Power and Wealth #1-540
Author: 权财
Date: 2021-10-28T00:00:00+00:00
Publisher: anonymous

Table Of Contents

- Table Of Contents -

Chapter 1 – An accident and the ability to turn back time

Chapter 2 – Turn back time for 60 seconds?
Chapter 3 – Qu Yunxuan
Chapter 4 – I must pass the test

Chapter 5 – Preparations! Preparations! Preparations!

Chapter 6 – Conflict with Section Chief Xu!
Chapter 7 – Civil Servant Entry Test
Chapter 8 – Copying other people’s answers
Chapter 9 – These are the Essay Questions?!
Chapter 10 – Joy and Sorrow
Chapter 11 – Interview
Chapter 12 – Making things difficult
Chapter 13 – Unbelievable person
Chapter 14 – Pass!
Chapter 15 – The Road Ahead!
Chapter 16 – General Affairs Department
Chapter 17 – Staff members
Chapter 18 – Said the wrong things!
Chapter 19 – Sitting posture
Chapter 20 – Follow you?
Chapter 21 – Troublesome Speech?
Chapter 22 – The opportunity to shine

Chapter 23 – He is not scholarly. He is illiterate!

Chapter 24 – Helping the leader to trade shares

Chapter 25 – Prices had increased!

Chapter 26 – Bullied!

Chapter 27 – The share prices rise again!

Chapter 28 – Guo Shunjie in trouble!

Chapter 29 – Sudden increase of Warrants!

Chapter 30 – Made money!

Chapter 31 – Shopping with a beautiful lady

Chapter 32 – iPhone 4

Chapter 33 – Massaging Aunt Xuan

Chapter 34 – confessing his love for Aunt Xuan!

Chapter 35 – Two very important documents

Chapter 36 – Fire!

Chapter 37 – Chance to prove myself again!

Chapter 38 – Saving the documents!

Chapter 39 – Becoming a Party Member!

Chapter 40 – Aunt Xuan

Chapter 41 – Second confession!

Chapter 42 – Must make money!

Chapter 43 – Ancient coin at a roadside stall!

Chapter 44 – Sieving the coins!

Chapter 45 – Another profit!

Chapter 46 – Meeting a great beauty!

Chapter 47 – Firefighter

Chapter 48 – Chief Zhou was retiring!

Chapter 49 – Vying for the position of Deputy Chief!

Chapter 50 – Opportunity!

Chapter 51 – Deputy Chief Nomination!

Chapter 52 – Strategy to be closer to Xu Yan!

Chapter 53 – Penalty!

Chapter 54 – No one else wants to go? I will go!

Chapter 55 – Saving the Penalty!

Chapter 56 – Must win!

Chapter 57 – We are losing?

Chapter 58 – I will play!

Chapter 59 – A Miraculous goal!

Chapter 60 – Save the day again!

Chapter 61 – Xu Yan Strategy, Success!

Chapter 62 – Deputy Branch Bureau Chiefs!

Chapter 63 – The thing Liu Hua wants badly!

Chapter 64 – Walnut gambling!

Chapter 65 – It appeared! 46mm!

Chapter 66 – One more appeared!

Chapter 67 – Big Chicken Heart becomes Lion Head!

Chapter 68 – Finally! Gotten a pair!

Chapter 69 – Made another Killing!

Chapter 70 – Giving the Walnuts!

Chapter 71 – Amazing Xiao Dong!

Chapter 72 – The Party Committee Meeting starts!

Chapter 73 – Fierce confrontation!

Chapter 74

Chapter 75 – Deputy Chief!

Chapter 76 – Congratulations!

Chapter 77 – Celebrations!

Chapter 78 – Holding Aunt Xuan’s hand

Chapter 79 – First day at work after promotion

Chapter 80 – This is the perks of having authority!

Chapter 81 – Receiving gifts!

Chapter 82 – Who is your father? A Section Chief?

Chapter 83 – Apology!

Chapter 84 – Damn! Did something wrong!

Chapter 85 – Treasure that was buried underground!

Chapter 86 – I will not leave!

Chapter 87 – A box of…… books!

Chapter 88 – Aunt Xuan, what are you doing?

Chapter 89 – The unknown side of Aunt Xuan!

Chapter 90 – Affection increases!

Chapter 91 – Touched the wrong place!

Chapter 92 – Holding hands!

Chapter 93 – Happiness!

Chapter 94 – A big discovery about BACK!!!

Chapter 95 – Stone Gambling!

Chapter 96 – Crystal Gambling!

Chapter 97 – Final 3 seconds!

Chapter 98 – Silver Acicular Crystal!

Chapter 99 – Meeting the beautiful woman again!

Chapter 100 – Got into Trouble!

Chapter 101 – Taking on all the blame!

Chapter 102 – Got framed!

Chapter 103 – End of his career?!

Chapter 104 –Unexpected Incident!

Chapter 105 – Reversal!

Chapter 106 – The Omnipotent Chief Xiao Dong!

Chapter 107 – Got the spot for the Party School Training course!

Chapter 108 – Legs!

Chapter 109 – Legs!

Chapter 110 – Got framed again!

Chapter 111 – Beating him up!

Chapter 112 – Evidence? Fine! I will give you evidence!

Chapter 113 – Searching the house!

Chapter 114 – Evidence!

Chapter 115 – Drastic changes!

Chapter 116 – Promotion to Deputy Section Chief rank!

Chapter 117 – Pearls, Opening Mussel!

Chapter 118 – Pearl Gambling!

Chapter 119 – A Pearl Necklace!

Chapter 120 – Aunt Xuan in Trouble!

Chapter 121 – Dong Xuebing’s fury!

Chapter 122 – Beat you up again!

Chapter 123 – Auction Company

Chapter 124 – Aunt Xuan’s troubles

Chapter 125 – Creating Havoc at the Newspaper Agency!

Chapter 126 – Stop Publication for restructuring!

Chapter 127 – Under the bed
Chapter 128 – Pushing Xuan Xuan down
Chapter 129 – Auction!
Chapter 130 – Company!
Chapter 131 – Back to work
Chapter 132 – Deputy Section Chief
Chapter 133 – Bad mouthed!

Chapter 134 – Call Chief Xiao Dong to come over!

Chapter 135 – Firefighter arrives!

Chapter 136 – This is his capability!

Chapter 137 – Deputy Section Chief!

Chapter 138 – Lunar New Year!

Chapter 139 –Xie Huilan is in danger!

Chapter 140 –Rescue!

Chapter 141 –Embarrassing moment!

Chapter 142 – What does Sister Xie mean?

Chapter 143 – Two Million!

Chapter 144 – Chief Xiao Dong protecting his staff!

Chapter 145 – Provincial Exchange learning program place!

Chapter 146 – Another Fire!

Chapter 147 – Fire Fighter appears again!

Chapter 148 – Chief Xiao Dong demands an explanation!

Chapter 149 – 2.7 million!

Chapter 150 – Blasting!

Chapter 151 – Future Career Path

Chapter 152 – Magic!

Chapter 153 – Chief Xiao Dong is famous!

Chapter 154 – Xie Huilan’s promise!

Chapter 155 – Invitation from Xie Huilan’s family!

Chapter 156 – Dating Sister Xie?

Chapter 157 – Firefighter saves the day again!

Chapter 158 – The Job Transfer is confirmed!

Chapter 159 – Date for real?

Chapter 160 – A Date with a Central Government Leader

Chapter 161 – Transfer Stopped!

Chapter 162 – Secretary of City Party Committee offered a seat!

Chapter 163 – Transfer to be a Deputy Bureau Chief!

Chapter 164 – 4.6 Million!

Chapter 165 – Blowing up the mine for the second time!

Chapter 166 – Enjoy and relax!

Chapter 167 – Bureau Chief Xiao Dong reports for work!

Chapter 168 – Returning back to his hometown!

Chapter 169 – Not giving face!

Chapter 170 – Arrest!

Chapter 171 – The status of the family changed!

Chapter 172 – The pathetic welcoming lunch!

Chapter 173 – Look for Xiao Dong whenever there is trouble!

Chapter 174 – Special Investigation Team Leader!

Chapter 175 – Case solved!

Chapter 176 – Giving out a favor!

Chapter 177 – Rewards according to contributions!

Chapter 178 – Smashing the Antique shop!

Chapter 179 – Arranging transfer for Mum!

Chapter 180 – Gambling Raid!

Chapter 181 – Building the foundation!

Chapter 182 – Another discovery about BACK!

Chapter 183 – The pathetic mother and daughter

Chapter 184 – BACK training!

Chapter 185 – The wolf is here!

Chapter 186 – Punishment!

Chapter 187 – Still refuse to release the incentives?!

Chapter 188 – Rage!

Chapter 189 – We can get money this way?!

Chapter 190 – Repaying debt!

Chapter 191 – Hiring a helper!

Chapter 192 – Secret hidden behind the oil painting!

Chapter 193 – Hundred years old wild ginseng!

Chapter 194– Back to Beijing

Chapter 195 – Caught by Qu Yunxuan’s mother!

Chapter 196 – Sold at sky-high prices!

Chapter 197 – Money making plans!

Chapter 198 – Invitation from the City’s Party Committee Secretary!

Chapter 199 Operation!
Chapter 200 Dong Xuebing’s background
Chapter 201 The caring helper

Chapter 202 – Giving gifts to the mother and daughter

Chapter 203 – Drank too much
Chapter 204 – Chain Reaction
Chapter 205 – Yu Meixia is in trouble!
Chapter 206 – Anger!
Chapter 207 – Marksman Xiao Dong!
Chapter 208 – Slap to the face!
Chapter 209 – Good night
Chapter 210 – Jin Di Mansion again
Chapter 211 – Smash it up!
Chapter 212 – Gambling raid plan
Chapter 213 – God of Gamblers Xiao Dong
Chapter 214 – Jin Di Mansion close down
Chapter 215 – The Flowerpot from above
Chapter 216 – God of Plague Xiao Dong
Chapter 217 – Big Profits
Chapter 218 – Buying a car and apartment
Chapter 219 – Notorious Reputation
Chapter 220 – Xie Huilan is coming
Chapter 221 – Arrest them!
Chapter 222 – County Mayor
Chapter 223 – The Jailbreak Case
Chapter 224 – Stepping forward
Chapter 225 – Dodging bullets
Chapter 226 – Credit
Chapter 227 – Increased of reputation
Chapter 228 – Mayor Xie’s new Secretary
Chapter 229 – The Mayor’s boyfriend
Chapter 230 – Rainy day
Chapter 231 – Do I have a chance?
Chapter 232 – Got excited about nothing
Chapter 233 – Jumping Incident
Chapter 234 – Hospitalized
Chapter 235 – Wait upon
Chapter 236 – Bitten by a mosquito!
Chapter 237 – QnA!
Chapter 238 – QnA again!
Chapter 239 – Tang Jin was beaten up!

Chapter 240 – Buying an apartment for Tang Jin!

Chapter 241 – Sudden disaster!

Chapter 242 – Rescue!

Chapter 243 – Save! Save! Save!

Chapter 244 – Severely injured!

Chapter 245 – Am I dying?

Chapter 246 – Hospitalize again!

Chapter 247 – Sleep!

Chapter 248 – Jade!

Chapter 249 – Buying raw jade stone at an Auction!

Chapter 250 – 30 million!

Chapter 251 – Marriage?

Chapter 252 – You dare to collect toll?

Chapter 253 – Xie Huilan is mad!

Chapter 254 – Target practice!

Chapter 255 – Showing off!

Chapter 256 – Xie Huilan is in trouble!

Chapter 257 – Bomb!

Chapter 258 – Defusing the Bomb!

Chapter 259 – Ruthless

Chapter 260 – Qu Yunxuan vs. Xie Huilan

Chapter 261 – Terribly ill!

Chapter 262 – Changes to the relationships!

Chapter 263 – New mission!

Chapter 264 – Buying information!

Chapter 265 – Undercover!

Chapter 266 – Appraisal experts!

Chapter 267 – Undercover officer meeting with another undercover officer!

Chapter 268 – Save her!

Chapter 269 – Grab her!

Chapter 270 – Defection!

Chapter 271 – Police are here!

Chapter 272 – Kill!

Chapter 273 – He is a real police officer!

Chapter 274 – Recovering the stolen relics!

Chapter 275 – Got locked up!

Chapter 276 – Blow up this matter!

Chapter 277 – Alarmed!

Chapter 278 – Demanding an explanation!

Chapter 279 – Messing around!

Chapter 280 – Buying lottery!

Chapter 281 – First Prize!

Chapter 282 – Problems at work!

Chapter 283 – Something happened to the Japanese team!

Chapter 284 – Mum was knocked down by a car!

Chapter 285 – Disappointment!

Chapter 286 – Unable to bear it any longer!

Chapter 287 – I am arresting you!

Chapter 288 – Falling Elevator!

Chapter 289 – God of Plague!

Chapter 290 – Brought away by the Commission for Discipline Inspection!

Chapter 291 – Innocent!

Chapter 292 –Section Chief!

Chapter 293 –Parents vs. Parents

Chapter 294 – Sister Yu

Chapter 295 – Wildlife Safari Zoo

Chapter 296 – Danger!

Chapter 297 – Xiao Dong fought a tiger!

Chapter 298 – On the news!

Chapter 299 – Chance to get Section Chief!

Chapter 300 – Disfigured!

Chapter 301 – I must get it!

Chapter 302 – County Party Committee Meeting

Chapter 303 – Fierce Confrontation

Chapter 304 – The deciding vote!

Chapter 305 – Win!

Chapter 306 – Sister Yu’s scream!

Chapter 307 – Fair!

Chapter 308 – Disputes!

Chapter 309 – Escalated!

Chapter 310 – Challenge the Schools!

Chapter 311 – Invincible Challenger!

Chapter 312 – Brother Dong!

Chapter 313 – There is always someone more capable!

Chapter 314 – Arrested!

Chapter 315 – Returning to Beijing!

Chapter 316 – Sister Yu had recovered!

Chapter 317 – Where to sleep?

Chapter 318 – Pushing Sister Yu down!

Chapter 319 – Let’s do it again!

Chapter 320 – Having fun

Chapter 321 – A surprise invitation

Chapter 322 – Everyone is Government Leaders

Chapter 323 – Family dinner

Chapter 324 – Old Xie, it’s not easy for you too!

Chapter 325 – Senior Xie’s inscription!

Chapter 326 – Xie Family’s approval!

Chapter 327 – Old Subordinate

Chapter 328 – Why is there one more person under the blanket?

Chapter 329 – New Changes to BACK!

Chapter 330 – Stop?!

Chapter 331 – Seeing him off!

Chapter 332 – County Government Leader’s Lunar New Year celebration!

Chapter 333 – Sudden performance!

Chapter 334 – Got setup!

Chapter 335 – Magic Show!

Chapter 336 – Uproar!

Chapter 337 – Terrific Xiao Dong!

Chapter 338 – Spending Lunar New Year together!

Chapter 339 – One piece by one piece…!

Chapter 340 – Naked!

Chapter 341 – Confirming the marriage date!

Chapter 342 – 5-year agreement!

Chapter 343 – Everything is for his marriage!

Chapter 344 – First day of work!

Chapter 345 – Meeting!

Chapter 346 – Chief Dong’s first move!

Chapter 347 – The first obstacle!

Chapter 348 – The Secretary candidate is confirmed!

Chapter 349 – The Police are here?

Chapter 350 – The swaggering Xiao Dong

Chapter 351 – Fake Policemen

Chapter 352 – Got something against you!

Chapter 353 – Pictures!

Chapter 354 – The cuckold Lui Dafa!

Chapter 355 – Who is the Person in charge here?!

Chapter 356 – Mum is dating someone?!

Chapter 357 – Five hundred million

Chapter 358 – Go all out

Chapter 359 – The excitement is here!

Chapter 360 – The First Investment!

Chapter 361 – Xiao Dong’s alcohol tolerance!

Chapter 362 – Drinking 1.5 liters of Baijiu!

Chapter 363 – Got it!

Chapter 364 – Every deal counts!

Chapter 365 – +13!

Chapter 366 – County Party Committee Ball!

Chapter 367 – First dance with Xie Huilan!

Chapter 368 – Dance

Chapter 369 – Xiao Dong’s performance!

Chapter 370 – Protective of his people!

Chapter 371 – Seduction!

Chapter 372 – Pregnant?

Chapter 373 – Whose baby?

Chapter 374 – Going to be a father

Chapter 375 – Sweet

Chapter 376 – Funding got blocked

Chapter 377 – Money!

Chapter 378 – Chaos at the Finance Department!

Chapter 379 – Get him to leave!

Chapter 380 – New cars

Chapter 381 – A Hooligan

Chapter 382 – The reporters are coming?

Chapter 383 – The reporters are finding trouble!

Chapter 384 – Scolding from Chief Dong!
Chapter 385 – Scolding!
Chapter 386 – Gone!
Chapter 387 – Someone is following Sister Xie
Chapter 388 – Mastermind
Chapter 389 – Meeting at City Government
Chapter 390 – Meeting Mom’s boyfriend
Chapter 391 – Dong Xuebing’s Approval
Chapter 392 – Old Leader is coming?
Chapter 393 – Acquaintances
Chapter 394 – Ring

Chapter 395 – Under investigated by the State Security?

Chapter 396 – Imposters!

Chapter 397 – Asking Sister Yu for help

Chapter 398 – Hao Gege…

Chapter 399 – Birthday Banquet

Chapter 400 – Stolen!

Chapter 401 – Left the borders!

Chapter 402 – Prepared to risk everything!

Chapter 403 – Museum

Chapter 404 – Making a scene

Chapter 405 – Chaos at the Museum!

Chapter 406 – The National Treasure was also stolen?!

Chapter 407 – Getting past the customs!

Chapter 408 – Shocking!

Chapter 409 – I don’t want money

Chapter 410 – Madam Han’s Birthday gift

Chapter 411 – This is real?!

Chapter 412 – Thank god!

Chapter 413 – Bringing forward the marriage date?!

Chapter 414 – Media reporters coming in great numbers

Chapter 415 – Beauty
Chapter 416 – Xu Yan’s transfer
Chapter 417 – It’s Confirmed

Chapter 418 – Su Jia seeking favors from others

Chapter 419 – Seeking favors

Chapter 420 – Someone is harassing Madam Han?

Chapter 421 – Beat him up!

Chapter 422 – Are you treating me as your driver?

Chapter 423 – He is not here yet?

Chapter 424 – Furious!

Chapter 425 – Earth-shattering punch!!

Chapter 426 – Let’s raise the stakes!

Chapter 427 – Who is scare?!

Chapter 428 – Removal saga!

Chapter 429 – World-class pretender!

Chapter 430 – It’s too weird!

Please support me and enjoy a range of exclusive chapters on from $5 onwards.

Chapter 432 – XiaoDong’s revenge!

Chapter 433 – Full of sealing tapes!

Chapter 434 – You all are forcing me!

Chapter 435 – Going to Da Feng County to snatch projects!

Chapter 436 – Scolding Mayor Li’s secretary!

Chapter 437 – Hooligan Xiao Dong!

Chapter 438 – Xie Huilan’s anger!

Chapter 439 – Following me?

Chapter 440 – Sister Xu

Chapter 441 – Swimming with a Beauty

Chapter 442 – Taking pictures in the swimming complex!

Chapter 443 – If no one is going to care, I will!

Chapter 444 – It’s you!

Chapter 445 – The People’s applause!

Chapter 446 – He even has a check?!

Chapter 447 – A 100 million project!

Chapter 448 – Win!

Chapter 449 – Triumph Return!

Chapter 450 – Your Behind!

Chapter 451 – Buying Double color balls!

Chapter 452 – 100 top prize tickets!

Chapter 453 – Buying a Porsche!

Chapter 454 – Organizing an investment fair!

Chapter 455 – Taking advantage of Huilan

Chapter 456 – Li Hong is dead!

Chapter 457 – Shocking!

Chapter 458 – The God of Plague is in trouble again!

Chapter 459 – Xie Huilan’s alarming testimony!

Chapter 460 – Shocked the whole County!

Chapter 461 – Disclosing Their Relationship!

Chapter 462 – Bringing Huilan home!

Chapter 463 – Sister-in-law

Chapter 464 – Minor Conflict!

Chapter 465 – Malingering!

Chapter 466 – I will get back to you in other ways!

Chapter 467 – Secretary Xiang is bitten!
Chapter 468 – The abnormal Xiang Daofa
Chapter 469 – Just wait and watch

Chapter 470 – Things are proceeding so smoothly?

Chapter 471 – The Investment Promotion Agency is in trouble!

Chapter 472 – Do you think you can order me around?!

Chapter 473 – Jia Yan is hospitalized!

Chapter 474 – Reappointed at a critical and difficult moment!

Chapter 475 – Contact the investors!

Chapter 476 – You still dare to appear?!

Chapter 477 – Opening Ceremony!

Chapter 478 – Someone is creating trouble?!

Chapter 479 – Dong Xuebing’s Kick!

Chapter 480 – Xiang Daofa’s heavy losses!

Chapter 481 – 500 million completed!

Chapter 482 – Lao Gong…

Chapter 483 – …

Chapter 484 – Asking for a new position

Chapter 485 – Name list to go aboard

Chapter 486 – Arrested by the Airport Police

Chapter 487 – Chief Feng’s phone call

Chapter 488 – Someone that looks familiar

Chapter 489 – Liu Chenlong

Chapter 490 – That photo in the wallet!

Chapter 491 – Sister Yu’s biological father?

Chapter 492 – Air Crash!

Chapter 493 – Last words!

Chapter 494 – Survival!

Chapter 495 – Near escape!

Chapter 496 – Fishing!

Chapter 497 – There’s a ship!

Chapter 498 – News about the air crash!

Chapter 499 – Land!

Chapter 500 – I’m Back!

Chapter 501 – Beijing!

Chapter 502 – Xiao Dong’s Memorial Service!

Chapter 503 – Bro, where’s my memorial service!

Chapter 504 – Rest in Peace, Comrade Dong Xuebing!

Chapter 505 – The God of Plague has revived again!

Chapter 506 – The Hilarious Funeral!

Chapter 507 – Meeting Aunt Xuan!

Chapter 508 – Position is gone!

Chapter 509 – Going to be promoted!

Chapter 510 – Engagement!

Chapter 511 – New ability – Reverse!

Chapter 512 – Reunite!

Chapter 513 – Paternity Testing!

Chapter 514 – Transfer Order is out!

Chapter 515 – Departure!

Chapter 516 – First Day!

Chapter 517 – All sorts of people are here!

Chapter 518 – Showing Director Dong, who’s the Boss!

Chapter 519 – Waitress, bring us three boxes of Jin Liu Fu!

Chapter 520 – Drink with the bottle!

Chapter 521 – Director Dong had made everyone drunk!

Chapter 522 – Establishing his authority!

Chapter 523 – Born to be a trouble maker!

Chapter 524 – Disrespecting me?

Chapter 525 – F**k You!

Chapter 526 – Director Dong’s scolding!

Chapter 527 – Subdistrict Office’s biggest troublemaker!

Chapter 528 – The domineering new Director!

Chapter 529 – Wang Yuling’s sudden change of attitude!

Chapter 530 – The Pretty District Mayor!

Chapter 531 – Dark Red!

Chapter 532 – REVERSE’s alarming discovery!

Chapter 533 – REVERSE’s effects!

Chapter 534 – Reorganizing Illegal buildings!

Chapter 535 – Challenge!

Chapter 536 – Blocking the Subdistrict Office’s entrance!

Chapter 537 – I shall see who dares to stop me!

Chapter 538 – Dong Xuebing’s resolution!

Chapter 539 – The Organization Department’s interference!

Chapter 540 – Hit someone!

Chapter 1 – An accident and the ability to turn back time

Hiss……

It hurts……

Am I dying?

The strong smell and taste of blood could be felt in the nose and mouth. Dong Xuebing could not move even his fingers, and it was total darkness. He tried to move his neck, but there was no reaction. He finally mustered all his strength to open his eyes, but he could only open a slit. He could make out a blurry vision of an overloaded dump truck. Beside him, there was an old man in his 70s or 80s and a beautiful woman in her late 20s lying in a pool of blood motionless. There was a crowd of onlookers. From their mouth movements, they seem to be shouting something. However, Dong Xuebing could not hear anything.

The old man was dead. Aunt Xuan was dead. He was badly injured…… Most likely he would not make it.

Looking at the pretty face of the woman he secretly admired, Qu Yunxuan, Dong Xuebing felt like his heart was being stabbed by a knife.

Neighbour Qu Yunxuan was a kind woman. Earlier at the traffic junction, she saw the old man having difficulties walking and offered her help to help him cross the road. Despite the traffic lights in their favor, a truck came speeding towards them. The driver might be drunk or had fallen asleep on the wheel. Dong Xuebing, who was some distance away saw the danger and came running towards Qu Yunxuan. He wants to push her out of the way of the truck. But he was too late, and he was also knocked down by the truck.

Regrets.

Dong Xuebing had never regretted so much in his life.

If Dong Xuebing noticed the out-of-control truck earlier and rushed out to save them, the 3 of them does not need to die.

But now…… It was too late.

Dong Xuebing could feel his eyelids getting heavier and heavier. He could no longer bear to see the twisted bodies or Qu Yunxuan and that old man. He shut his eyes and waited for his time to be up.

Kaboom!

There was a loud thunderclap. It was so loud that it could shatter someone’s soul.

The next moment, Dong Xuebing felt his vision blurred, and he felt jumped out of the darkness.

Dong Xuebing could feel his strength, hearings, and vision coming back to him. He was in a dazed and looked around him. He noticed that he was all fine and standing in front of the traffic junction. Around him was the traffic in Beijing. Cars, taxis, and vans were zooming past him. Under the dim lightings of the streetlights, people were walking as if nothing had happened.

“Sir, let me help you cross the road.”

“It’s fine. Thank you, young lady. I am fine by myself.”

“I am just staying opposite, and it is not a hassle. Come, let me help you.”

Dong Xuebing turned around towards the voice in shock. A smiling Qu Yunxuan was at the pedestrian crossing not far away. She also saw Dong Xuebing and said: “Xiao Bing, you are back? Are you out with your friends?” The person beside her was the old man who had just passed away. The old man also looked at Dong Xuebing and coughed.

“Ah… Ya… I am back.” Dong Xuebing was looking around him and answered unconsciously. He was still trying to figure out what had happened.

What happened? I am not dead? Aunt Xuan was not dead? The old man was also not dead?

Dong Xuebing slowly lifted his hand up and opened his palm. He clenches his fist and then opened it up again. There was no blood or wounds.

Was he dreaming? There was no accident? Everything was only a hallucination?

The traffic lights changed from red to amber, and then the traffic lights opposite the road turned green and showed the green pedestrian man. The pedestrians start to cross the road. The old man with his walking stick was the slowest, and Qu Yunxuan was helping him to cross the road.

This was familiar.

This was a very familiar scene.

Suddenly, there was the roar of an engine, and Dong Xuebing instantly turned towards the engine sound. A truck was moving on the right turning lane from another road. The truck was overloaded with gravels and was not traveling very fast, at about 40 Km/h or 50 Km/h.

Dong Xuebing rubbed his eyes. He was shocked. Wasn’t this the scene before the accident?

What was happening? Time had rewinded? That was not a hallucination?

Dong Xuebing had no time to think and immediately shouted: “Stop, look out for that truck!”

Everyone paused for a while and started looking around them.

“What truck?”

“Where’s the truck?”

Qu Yunxuan saw that truck and turn to Dong Xuebing: “Why are you shouting? It’s red light there.”

The old man also felt there was nothing to be worried about. That truck was turning and would not affect them crossing the road.

Dong Xuebing knew that this truck will not slow down and will be knocking them down. He immediately ran over while shouting: Aunt Xuan, move! Move away from there!”

Qu Yunxuan paused for a while and smile: “Xiao Bing, what’s wrong with you? That truck is ……”

Before she could finish, the truck had crossed the stop line, and there was no indication of the truck slowing down.

In front of all the pedestrians at the crossing, the truck beat the red light.

“Ahhhhhh!”

“Run……”

“It’s going to knock someone down!”

People were shouting.

Qu Yunxuan was stunned. When she finally came back to her senses, she immediately pulls that old man: “Hurry up. Run!”

“Leave me and run by yourself.” The old man gave Qu Yunxuan a push.

There was not enough time. The sounds of the roaring engine were getting nearer.

4 meters……

3 meters……

Qu Yunxuan and that old man had given up hope.

When everyone there thought the both of them would be killed by the truck, Dong Xuebing, who knew the truck would be beating the red lights, rushed to the backs of the two of them. Using the momentum, he used all his strength to carry both the old man and Qu Yunxuan by the waist with both his arms outstretched. He continued to run forward with the old man and Qu Yunxuan on his left and right. He roared as he carries on running ahead with all his might and two people hanging on his arms.

“Shit!”

“They are going to die!”

Many of the more timid bystanders closed their eyes.

Zoomed…… The truck brushed just Dong Xuebing’s back with only centimeters to spare.

The old man was sent sliding on the road forward for half a meter.

Qu Yunxuan was also sent tumbling forward from Dong Xuebing’s push.

Dong Xuebing fell the worst. He was gasping for air while lying on his side in the middle of the road. He could feel the pain in his waist and legs.

Time seems to be frozen for a while and then there were cheers.

“All of them are still alive!”

“Young man, you are so brave!”

It was not sure who started clapping and soon everyone was clapping and cheering for Dong Xuebing.

Chapter 2 – Turn back time for 60 seconds?

Capital Beijing

Eastern district, North Heping Street.

Dong Xuebing was still in shocked over his death experience yesterday. If time had not miraculously rewind, he would not get the chance to see his mother and Aunt Xuan. This was the first time he was grateful for being alive. He fell asleep in the wee hours of the morning, as lots of things were going through his mind. This was why it was 10 plus in the morning when he woke up. He got up from his old squeaking spring couch and headed for the washroom. He washed his face and yawned. He called out at the bedroom: “Mum, are you awake?”

Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping, replied: “I am awake, and I am cleaning up the room. Do you still want breakfast?”

“I will wait for lunch.” Dong Xuebing could feel something was off from his mother’s voice. He immediately pushes the door open and saw his mother sitting on the bed. She quickly wipes off her tears with the back of her hands when Dong Xuebing entered the room. His mother turned and looked at him and forced a smile and keeping an old black and white photograph into her wallet. It was her wedding photo, taken more than 20 years ago.

Dong Xuebing could feel his heart aching as he sat down beside his mother: “Thinking of dad?”

“No… I’m not.” Dong Xuebing’s mother carefully kept the wallet and rubbed her eyes. “I took it out for a look when I saw it while cleaning.”

This had happened countless times over the years. Dong Xuebing’s mother character was weak. Every time she remembers some unpleasant memories, she would hide in her room and cry. Dong Xuebing felt guilty and said: “Mum, it is all my fault for being so useless. I cannot study and does not have any skills. I don’t think I will pass the Civil Servant test. All I can do is to work part-time at Panjiayuan Antique Market during my holidays. If I was slightly more capable, I might have raised enough medical bills for dad, and he might still be around.”

His mother patted his legs: “Stop talking nonsense. I know my son is the most capable and he will be a top government official in the future.”

Dong Xuebing moved his lips but did not say anything.

His mother smiled and touch his hand: “Don’t think so much. I will make you a good lunch later.”

A plate of stir-fried garlic pork, a plate of steam cabbage and half a pot of congee. This was considered a luxurious meal in Dong Xuebing’s household. Usually, when he was alone at home, he would not bear to eat such dishes. He would just cook some rice and stir-fry some vegetables and eat it for lunch and dinner. It was not because Dong Xuebing was thrifty. It was because his family was really poor.

Dong Xuebing was 23 years’ old and was a graduate.

He had average looks and height. Everything about him was ordinary.

The savings at home was not more than 5 figures.

During the year when Dong Xuebing’s father was hospitalized, they had used up all their savings. In the end, they even have to sell away their house. The one-bedroom apartment they were living was rented. After his father passed away, his mother lost her job for taking too much time off. The living expenses in Beijing was too high, and his mother returned back to her hometown in the countryside to work as a teacher there. She was trying her best to earn enough money for Dong Xuebing’s university’s fees. She will only return to Beijing to be with her son for one or two months during the school holidays.

All the living expenses, rents, bills, etc. depended on Dong Xuebing’s mother miserable salary, which was not enough. This was why Dong Xuebing took out part-time jobs as cashiers in supermarkets or some odd jobs at the Antique Market during his holidays and weekends. Other than his school fees, he was paying everything else. He could make his own living without asking for money from his mother.

Life was tough, but 4 years had passed in a flash.

After lunch, Dong Xuebing’s mother kept the dishes and watched some old black and white programs on the TV. Dong Xuebing returned back to the bedroom and lay there staring at the ceiling in a daze. Now, all the universities in Beijing no longer provide a job for their graduates. He had just graduated from Beijing Union University. What will he do if he fails his Civil Servant test?

Sigh…… how good will it be if I really have supernatural powers?

But I had tried so many times last night and did not succeed even once.

Shall I try again?

The door creak and opened. Dong Xuebing’s mother came in and said gently: “I will be going upstairs to speak to Mrs. Xu. I heard that her son will be taking the Civil Servant test this year at the same location as you. I want to see if she can ask her son to help you out with your revisions. Xiao Dong is good with his studies.”

Dong Xuebing felt uncomfortable in his chest and mumbled a reply.

“I will be back later.” She said and closed the door.

Dong Xuebing gritted his teeth and calm himself down before he starts on his experiments.

Turn back! Move back! Retreat! Back!

Dong Xuebing felt his body moved, but when he looked around, there were no changes. Fine. Those were not the magic words.

Just when Dong Xuebing was about to start to say some random words, the bedroom door opened.

His mother came in and looked at him: “I will be going upstairs to speak to Mrs. Xu. I heard that her son will be taking the Civil Servant test this year at the same location as you. I want to see if she can ask her son to help you out with your revisions. Xiao Dong is good with his studies.”

Dong Xuebing was stunned and shouted: “Ah?”

It was exactly the same tone and words.

This was what just happened 50 to 60 seconds ago.

Seeing her son’s reaction, she said softly: “Mum knows that you have your pride, but her son, Xiao Dong had almost scored full marks for his exams last year. If he can help you with your revisions, you might stand a better chance of passing.”

Dong Xuebing replied in a daze: “That’s not what I meant”

His mother looked at him and said: “Then I will be going.”

After his mother left, Dong Xuebing gave himself a slap. That’s it! I succeeded!

Dong Xuebing quickly suppress his excitement and grabbed a small orange-colored alarm clock from the shelves. He stared at the hands of the clock and begin to repeat the “magic words.”

Turn back! Move back! Retreat! Back!

Dong Xuebing continued to chant these words from afternoon till night. After dinner, he continued chanting the words. Finally, at 12.02 am 28 seconds, he successfully made a move back the time and returned to 12.01 am 28 seconds. It was precisely 1 minute!

No words could explain the excitement Dong Xuebing had.

Dong Xuebing knew that the time on this alarm clock was not accurate and he ran over to switch on the old 29in TV.

A military program was on and the time was shown on the top right corner. 23: 59: 19.

Switching on the Tv should take about 19 seconds. That means when Dong Xuebing uses “Back” just now, it was exactly midnight. He blinked and made a bold hypothesis. This “Back” will reset at midnight, and he can only use it once a day. When he uses it, time will return back to 60 seconds before.

Oh my god!!!

If this was indeed real, lady luck had smiled on him!

Chapter 3 – Qu Yunxuan

Afternoon.

11.40 am.

Dong Xuebing’s mother was in the kitchen preparing lunch. Dong Xuebing helped his mother to cut some celeries and then he had nothing to do. He went out to the living room and watch TV. Dong Xuebing was hoping that time will pass faster that day. He can’t wait for the day to be over to try to turn back time. If he could no longer control the time again, he would be happy for nothing.

Ding Dong. Ding Dong.

Someone was ringing the doorbell.

Dong Xuebing opened the door, and there was a hint of perfume. Through the gates, he could see a beautiful face. It was Qu Yunxuan from unit 302 next door. Big eyes, long lashes, and fair complexion. She was gorgeous. Qu Yunxuan was wearing light colored office attire. Her tight skirt showed her perky ass. Her sexy long legs were in skin colored stockings with a pair of white heels. She had the attractiveness of a matured woman.

“Ermmm…. Please come in.” Dong Xuebing dares not to look at Qu Yunxuan any longer and hurriedly let her in.

“Hee hee. I am here for a visit.” Qu Yunxuan walked in with her pair of alluring long legs. Click, click. The sounds of placing heels on the floor sounded so lovely.

Dong Xuebing’s mother walked out of the kitchen: “Yunxuan, you are here? Is today your rest day?”

Qu Yunxuan looked at the kitchen and answered: “I have one off day today. Sister Luan is cooking lunch now? Stop cooking. Come over to my place with Xiao Bing later for lunch.”

Dong Xuebing’s mother immediately refused: “No need, no need. I am done with the ingredients.”

Qu Yunxuan thought for a while and said: “Then…… I had bought some fresh vegetables and meat. I will bring everything over and cook some dishes, and we can have lunch together.” Before Dong Xuebing and his mother could say anything, Qu Yunxuan walked out and returned with meat and vegetables. She also took out a white shirt from a bag and held it against Dong Xuebing. Qu Yunxuan smiles, flashing her dimple: “Aunt had bought this shirt for you. I am not sure if it’s fit. Hmmm…… It should look good on you. Hurry try it on now. If it does not fit, I can change it to another size.”

Dong Xuebing embarrassedly said: “How can I let you buy me a shirt? You don’t need to buy me anything.”

Qu Yunxuan blinked her eyes and playfully flicked Dong Xuebing’s nose: “Hurry and change into it.”

In the past, Qu Yunxuan would never have such actions when both of them were talking. Dong Xuebing blushed. But when he thought about being so close with the woman of his dreams, he could hardly contain his excitement. Dong Xuebing took off his t-shirt and changed into the white shirt.

Qu Yunxuan smiled and helped him with his buttons: “Hmmm… quite fitting.”

Virtuous, caring and gentle. These were the words that represented Qu Yunxuan.

Although Dong Xuebing addressed her as Aunt Xuan, Qu Yunxuan was only older than him by a few years. She was still single. However, she was very matured. When Dong Xuebing’s father passed away, and his mother returned back to the countryside to teach, Dong Xuebing was left alone in this rented apartment. It was Qu Yunxuan’s smile that gave him hope, and she accompanied him through the most challenging phase of his life. Qu Yunxuan would drop by his unit every few days to chat, console, encourage with him, and sometimes give him some home cook food. Dong Xuebing was grateful to her and slowly developed feelings for her. But he knew that he was not good enough for this beautiful woman. He could only keep his feelings to himself and did not tell anyone about this.

When Dong Xuebing’s mother saw Qu Yunxuan helping her son wear the shirt, she felt it was weird. She knew that when she was not in Beijing, Qu Yunxuan would sometime cook for her son. But this was very common among neighbors. Helping each other out are the duties of neighbors.

But Qu Yunxuan was too helpful, and Luan Xiaoping felt weird.

Could it be that Qu Yunxuan was interested in her son? Impossible. Both Qu Yunxuan and her son were not a good match. Even though Dong Xuebing was her son, but Luan Xiaoping got to admit that her son was not good enough for Qu Yunxuan and Qu Yunxuan would not fall for her son for no reason. Luan Xiaoping was well aware of where she and her son stands. When she thought about this, she looked at the both of them suspiciously: “Yunxuan, you have brought so much food over and still buy Xiaobing a shirt…… Why are you……”

“Xiao Bing, you did not tell Sis Luan about it?” Qu Yunxuan moved closer to Dong Xuebing.

“Ya.” Dong Xuebing was scared that his mother would get worried and he did not tell her about the accident.

Dong Xuebing’s mother asked: “What happened?”

Qu Yunxuan sighed, and tears start to well up in her eyes: “The day before yesterday, at the cross junction downstairs, an old man and I were nearly knocked down by a truck. Luckily Xiao Bing rushed over and saved us both. You did not see what happened. It was too dangerous. We almost……” Tears start to fall. She could not continue. During the accident, her mind was completely blank when the truck was closing in. Her legs were rooted to the ground, and she thought that she would be dead for sure. Qu Yunxuan did not expect Dong Xuebing to rush in and save her in such a dangerous situation. She was really shocked by what happened.

Dong Xuebing’s mother jumped: “Something like this happened?”

Qu Yunxuan wiped her tears and patted the back of Dong Xuebing’s head. She pursed her red lips and said: “Xiao Bing, I will not say how much I thank you for saving me. In the future, you will be my younger brother. Sister Luan, you should not treat me as an outsider too. If you and Xiao Bing need any help in the future, just let me know.”

Dong Xuebing said: “Aiya…… you do not need to do this.”

“What’s wrong?” Qu Yunxuan glanced at him: “You think I am not good enough to be your older sister?”

Dong Xuebing immediately wave his hand: “No, no. That is not what I meant.” Why do you want to be my older sister and not my wife? Dong Xuebing grumbled in his heart.

Dong Xuebing’s mother realized the seriousness of this accident and asked more about the details. She tapped Qu Yunxuan’s hand and said: “Wow… it was indeed very dangerous. Luckily all of you are alright. Yunxuan, you have been helping me take care of Xiao Bing these few years. We had never treated you as an outsider. Nowadays, it is rare to find such a sweet and caring woman. It is Xiao Bing’s fortune to have someone like you to be his sister.” Dong Xuebing’s mother really likes this gentle Qu Yunxuan. She was more than willing to be closer to Qu Yunxuan as she would be returning to the countryside next month. She would not worry too much if there was someone in Beijing looking after her son.

Qu Yunxuan moved slightly towards her right, closer to Dong Xuebing and stroke his head: “Don’t say that. It’s my honor.” Her thighs had touched Dong Xuebing’s knee. Her smooth skin colored stockings felt really good and tempting.

Dong Xuebing was feeling antsy and to hide his embarrassment, he moved his head and rolled his eyes: “Aunt Xuan, I remembered that you are only older than me by a few years. Can you stop patting me on my head?” Although Dong Xuebing said that, he really like the way Aunt Xuan stroke and patted his head.

Dong Xuebing’s mother and Qu Yunxuan burst out laughing.

After a while, Dong Xuebing’s mother and Qu Yunxuan went into the kitchen together to cook.

They had lunch together, and Qu Yunxuan insisted on doing the dishes.

In the afternoon, when Dong Xuebing and his mother were not noticing, Qu Yunxuan took a rag and start wiping the windows.

That evening, Qu Yuxuan insisted on washing the dishes again. No matter what Dong Xuebing and his mother said, it was no use.

7.30 pm

Qu Yunxuan washed the bubbles off her hands and walked out of the kitchen: “All the dishes are clean. I will go back first.”

Dong Xuebing was worried that she would be too tired: “Ok. You should hurry to go back and rest. You have been busy the whole day.”

“Your Aunt does not have lots of hobbies and cooking, doing household chores can be considered as my hobbies. Hee hee…. How can doing something I like be tired?” Qu Yunxuan’s smile was as sweet as candy. She removed the apron she was wearing and walked into the restroom. When she came out, she was holding a plastic basin full of dirty laundry. Those were all Dong Xuebing’s clothes he worn yesterday. “Your mother’s back is not very good and should not be tiring herself. I will help you wash these clothes and return to you tomorrow after they are dry.”

Dong Xuebing’s mother immediately said: “How can we let you do this? Xiao Bing can wash his own clothes.”

Dong Xuebing was blushing and rushed forward to try to snatch that basin of laundry from her: “I can wash it by myself.”

Qu Yunxuan did not listen and hold on to the basin. When she saw Dong Xuebing refusing to let go of the basin, she laughed and raised one hand. She acted like she was going to hit people: “I will punch you. Hurry up and let go of the basin. If it was someone else, you think I will help to wash their laundry? I just want to help you have more time to prepare for your Civil Servant test.” Qu Yunxuan forcefully snatched the basin and returned to her unit.

Dong Xuebing was feeling very embarrassed. His underwear and socks were still in the basin.

But despite feeling embarrassed, Dong Xuebing was also grateful for what happened. If he were slightly slower on that day of the accident, he would not see Qu Yunbing’s beautiful smile today, and he would be facing a cold and motionless dead body. He would regret his whole life.

Chapter 4 – I must pass the test

Next day.

Morning.

The scorching summer sun was covered by dark clouds. It was a gloomy day, and it felt cooler than the previous few days.

Dong Xuebing woke up and remembered that his underwear and socks were still at Aunt Xuan’s house. He felt uncomfortable and hurriedly went to unit 302 to press on the doorbell. Aunt Xuan was the woman he secretly admired, and he wanted to show her the best side of him. He did not want her to see his underwear and smelly socks. If he had known about this, he would fight with his life to stop Aunt Xuan from taking away all the dirty laundry. He was hoping that Aunt Xuan still had not washed those clothes.

Clicked. The door opened. “Oh, it’s Xiao Bing. I am just about to go to work. Come in.”

Qu Yunxuan was staying alone, and her house has a pleasant smell. It was the smell of a single woman’s room. The living room was neat and clean. There was not even a spark of dirt on the windows. Dong Xuebing entered the house and embarrassedly rubbed his nose. He was blushing: “Ermmm, my clothes……”

Qu Yunxuan was bending over to wear her socks and heels. She looked up and laughed. She pointed towards the washroom with her chin: “Your clothes are hanging in the washroom. I had washed them yesterday, and it might still be wet. What’s wrong? Are you in a hurry to wear those clothes? You need me to help you dry the clothes with a hairdryer?” She was squatting down on one leg, and the other was rise higher, showing a gap between her legs in the office skirt.

Dong Xuebing faced turned redder: “Ah… No need. I will bring my clothes back to dry them. Thank you.”

Qu Yunxuan rolled her eyes: “Do you need to be so formal with me? If we want to talk about thanking, I should be the one who should be thanking you.”

Qu Yunxuan was standing outside the restroom while Dong Xuebing rushed in to collect his clothes. His t-shirt and pants were hanging on a rack, and his underwear and socks were hanging from a hanger behind. Dong Xuebing immediately grab all his clothes. He could imagine Qu Yunxuan’s soft hands scrubbing his underwear. He felt embarrassed.

Dong Xuebing had lost focus, and he only wanted to quickly return home with his clothes. Suddenly, he realized he was holding on to a skin-colored lacy panty. Damn! I took the wrong one. This was not my underwear. Dong Xuebing slapped his forehead. He had taken Qu Yunxuan’s underwear by mistake. His hand was shaking as he held the lacy underwear in his hand. He was excited and nervous. He could feel the soft and wet material of the underwear. He looked at the underwear closely.

This was Qu Yunxuan’s underwear……

It was so beautiful……

When Dong Xuebing was still in a daze, staring at the lacy underwear, a head appeared at the door of the washroom. “Hurry up and take your clothes. I need to leave for my work……” Before the sentence was finished, Qu Yunxuan saw Dong Xuebing holding her underwear, and she blushed.

Dong Xuebing almost fainted. His first reaction was to throw the underwear into the washing machine. “Aunt Xuan, it is not what you are thinking.

Qu Yunxuan was giving him a look and did not say anything.

That’s it. Dong Xuebing knew his good impressions he had left with Aunt Xuan was gone. He tried to explain: “It is really not what you are thinking. I had grabbed the wrong……” He could not give a good explanation. He suddenly remembered that he still had not used his time control today. He immediately shouted: “BACK!”

……

Sceneries were flying.

The next moment, Dong Xuebing saw his outstretched hand in mid-air. He was about to grab that skin colored underwear from the metal hanger.

This was precisely what happened one minute ago.

He had successfully turn back the time again.

He immediately stopped his hand/ He was relieved and grabbed his clothes before walking out of the washroom. “Aunt Xuan, I am going back now.”

Qu Yunxuan laughed: “If you have dirty laundry in the future, pass it to me. I will help you wash.”

Phwee…. So close.

When Dong Xuebing returned home, he tried to use Back a few more times but was unsuccessful.

It seems that he could only use this power once a day.

Alright! I am going to be rich!

Breakfast was the leftover porridge from last night’s dinner, an egg and a small plate of preserved vegetables. Recently, the price of eggs had increased. Dong Xuebing and his mother do not bear to eat eggs for some days. Dong Xuebing was swallowing his saliva as he carefully peels the shells off the egg.

“Mrs. Xu might be dropping by later.” Dong Xuebing’s mother said. “How is your revision for the Civil Servant test?”

“So-so.” Dong Xuebing’s good mood was all gone. He sighed: “I don’t think I will do well. You also know that I have never been good with my studies.” After graduating from the University, Dong Xuebing had not been working. One reason was that he needs to prepare for the Civil Servant test. Another reason was he had graduated from an average school. His results were also average. The chances of him passing and becoming a civil servant were very slim. It can be considered almost impossible.

“It’s fine. If you did not pass this time, there is always the next time. If you really can’t enter the government agencies, then just get a job in the meantime.” Dong Xuebing’s mother held his hand. “You will surely pass it one day.”

Facing the expectations of his mother, Dong Xuebing could feel the stress. “I…… I will try my best.”

Sighed…. Civil Servant.

Nowadays, there was fierce competition in the government service. Can he really enter the government service? No matter how Dong Xuebing thinks, he felt it was impossible. He knew his chances were very slim. His university classmates, who had better scores and smarter than him, could not even pass the test. Other than the written test, there was still an interview. Also if one had passed both the test and interview, the department that was being applied would take only one person. The chances for one to be selected was extremely slim.

Knock, knock, knock. Someone was knocking on the door.

Dong Xuebing’s mother immediately grabbed him over to the door. Two people were standing at the door. One was a woman in her 40s, and the other was a bespectacled young man in his 20s. They were Dong Xuebing’s neighbors, Mrs. Xu and her son, Xiao Dong. Behind them, a middle-aged man was walking down from the fourth floor. He had a big belly and looked at some leaders.

Dong Xuebing’s mother saw him and immediately greeted that man: “Section Chief Xu, are you going to work?”

Dong Xuebing also greeted them: “Mr. and Mrs. Xu.”

Section Chief Xu had an air of arrogance. He nodded and continued walking down the stairs without saying a single word.

Mrs. Xu shouted to Section Chief Xu from his back: “Your son’s test is nearing. Remember to come home early tonight. We will be eating out.”

Section Chief Xu and Mrs. Xu were husband and wife. He had been recently promoted and was now a section chief at the customs. It was not sure if he was a deputy section chief or the section chief. But he had been doing well in his job. However, Dong Xuebing does not like this family. Especially that Section Chief Xu. He seems to be used to ordering people around and very arrogant. He had never looked at people in the eyes. His eyes seem to be on top of his head.

When Dong Xuebing’s mother let Mrs. Xu and her son enter the house, Dong Xuebing heard one of his neighbor greeting Section Chief Xu downstairs.

“Oh, Section Chief Xu, why are you so early today?”

“Chief Xu, thank you for your help. Can I have the honor to treat you today?”

Someone was bootlicking him.

Dong Xuebing was thinking in his heart. Being a government official was good. If only I could be a civil servant.

After closing the door, Dong Xuebing returned to the living room. His mother had taken out their best tea leaves in the house. She poured two cups of tea for Mrs. Xu and Xiao Dong. But these “best tea leaves” were only the best for him and his mother. Mrs. Xu and her son do not think so. Mrs. Xu took a sip and frowned. She placed the tea back on the table and never touch it again. “Xiao Ping, I heard that your son will also be taking the test on the 15th? Is he confident of passing?”

Dong Xuebing’s mother pulled him over and sighed: “I do not have high hopes. How about Xiao Dong?”

Xiao Dong pushed his spectacles. He was holding on to the revision materials and did not say a word. He was also very arrogant like his father.

Mrs. Xu laughed proudly: “Xiao Dong will surely pass. Last year’s national exams he did not put in his best. The essay questions were too simple, and he could not show his true capabilities. He had been studying seriously this year. It should not be a problem for him to be among the top.” After pausing a while, Mrs. Xu lowered her voice and proudly said: “I will just tell you and no one else. His father had made arrangements with the Customs. As long as Xiao Dong can pass the interview, the customs will recruit him.”

“That’s good. Your son will have a bright future.” Dong Xuebing’s mother enviously said. She moved closer to Mrs. Xu and asked: “If Xiao Dong is not busy, can he help Xiao Bing with his revision?”

Xiao Dong did not want to come over with his mother. When he heard Dong Xuebing’s mother request, he immediately said rudely: “Mum, I do not have the time.”

Dong Xuebing saw him speaking so rudely to his mother, he got furious: “You think I have the time for you?”

Dong Xuebing’s mother became nervous and gave Dong Xuebing a light push with her elbow: “What’s wrong with you? Can’t you be nice to others?”

The mood in the room was awkward. Mrs. Xu laughed softly and said: “Actually, there is no need for Xiao Bing to enter take the civil servant test so urgently. I know many graduates started work outside for a few years before taking the test. With the experiences they accumulated when working, it will help them with the test. How can someone without experiences pass the test? Look at how many graduates are recruited into the Civil Service? The percentage is lesser than 0.1%.”

Dong Xuebing’s mother smiled and did not say a word.

Dong Xuebing was thinking in his heart. Are you looking down on me? How do you know I cannot pass the test?

He could tell that Mrs. Xu had brought her son over to show off.

Half an hour later, Mrs. Xu left with her son. Before leaving the house, Xiao Dong looked at Dong Xuebing coldly and then left. To him, he felt that Dong Xuebing’s family was too poor and he was just a loser. Dong Xuebing might even have problems securing a job. These were the people who were destined to be at the lowest level of society for their whole life. This person was not worth his time.

Noon.

Dong Xuebing’s mother went back to her room for a nap, while Dong Xuebing was looking through a stack of past year essay questions in the living room. He was doing his best to prepare for the test. But after studying for a while, he knew that there was no way he could pass the test. He might not even reach the minimum score. He was wasting his time revising.

Dong Xuebing suddenly heard someone speaking softly.

The sound came from inside the house, but Dong Xuebing could not make out what that person was saying.

Dong Xuebing followed the sounds, and it was coming from the bedroom. He slowly turned the doorknob and opened a slit.

He saw his mother holding on to his father’s black and white photograph. She was crying silently. “Why her son gets to enter the government service and my son can’t? Dear, you must watch over our son and help him pass the test. If our son can enter the government service, I…… I don’t mind giving up a few years of my life.”

“Mum……” Dong Xuebing opened the door and walked in.

Dong Xuebing’s mother saw her son had caught her crying again and she quickly wiped her tears: “I am fine. Don’t worry.”

Standing in front of his mother, Dong Xuebing gritted his teeth and said: “You do not need to worry. I will surely pass the test even if it cost my life!” Seeing how sad his mother was, Dong Xuebing was determined to pass the test. Why other people’s families were all government officials and their children can also be government officials, and he has to be a commoner? He could not even afford to give his mother a better life?

I also have a head on my shoulders like others. In what way am I inferior to them?

Dong Xuebing must pass the test and become a civil servant.

This time, Dong Xuebing was determined to prove himself and make his mother proud!

Chapter 5 – Preparations! Preparations! Preparations!

It was a few days more to the Civil Servant entrance test. Since Dong Xuebing had promised his mother, he had to do his best.

After dinner, Dong Xuebing returned to his room and started to go through all the cupboards and drawers, looking for something. He found a stack Optically answer sheet and a stack of writing papers from under his bed. He had used these Optically answer sheets during his high school days. he placed the sheets and paper on his desk and prepared his stationaries, like eraser and 2B pencils. He started training his memory. ABCD, 1234……

This was the only way Dong Xuebing could pass the Civil Servant Test. Although the chances of him passing was less than 20%, he was determined to try.

The next morning.

Dong Xuebing woke up on the couch among the stacks of answer sheets. He immediately continued practising. “AABDDCCABDC……” He closed his eyes and started to rattle off the answers from his mind.

Dong Xuebing’s mother felt he was being weird and asked: “Xuebing, what are you doing?”

Dong Xuebing coughed and replied: “Preparations.”

His mother looked at him: “Didn’t you bought the revision materials for the test? Why are you looking at those old answer sheets?”

“Oh… don’t mind me. I know what to do.” If Dong Xuebing could still use Back on the day of the test, all his efforts will not be wasted.

Practice… Practice… Practice…

One hour… Two hours… 3 hours…

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s handphone rang. He took a look at the caller ID and it was an unknown number. “Hello?”

“Hi, are you Xiao Dong?” The caller asked. He sounded quite old.

“Yes, you are…?”

“My surname is Hu.”

Dong Xuebing replied: “Oh… You are Grandpa Hu? How’s your health?”

“Thanks for asking. I am feeling good. Haha… are you busy today? If you are free, can you come over to the hospital to accompany me?”

“Huh? Sorry, I am taking the Civil Servant test in a few days. I am still doing my revisions.”

The other party on the phone sounded a bit surprised: “You are taking the Civil Servant test? Did you register earlier this year in Beijing for this test?” There was a slight pause. Grandpa Hu continued: “Hmmm… if you do not have confident with the written test, come and look for me at the Cancer Hospital’s Oncology ward. Don’t think I am old, I am able to teach you about the techniques to answer the written test, especially the essay questions. Are you interested?”

Dong Xuebing was stunned. “Ah…. Really?”

“Of course. Do you think this old man will lie to someone who had saved his life?”

Dong Xuebing had found the way to handle the multiple-choice questions. But hhe was not confident on the essay questions. “Alright. I will go over now. Thank you.”

After hanging up, Dong Xuebing told his mother where he was going and ran out with his materials and books.

Beijing Cancer Hospital.

Dong Xuebing was not working for some time, and he did not have much savings left. On the way to the hospital, he bought some cheap fruits from a roadside stall. At the hospital, he asked around and found the ward. It was ward 3016. He stood outside the ward and knocked on the door.

“Come in.” On a bed near the window, Grandpa Hu was looking at a photograph with his reading glass.

Dong Xuebing walked over and place the fruits on the side table. “Grandpa Hu, I wish you a speedy recovery.”

“You should not waste your money.” Grandpa Hu smiled and pull Dong Xuebing to sit down. He touched his family photo and showed Dong Xuebing. “This is my eldest son, and this is my daughter. This is my youngest son and his wife.” The woman in the picture was pregnant. “sighed…. I almost miss the chance to see my new-born grandson. Xiao Dong, thanks for pulling me back from hell that day. I really want to thank you.”

“Don’t mention it.”

Tears start to well up in Grandpa Hu’s eyes: “There is no hope for my lung cancer. Sometimes I feel like I should just die earlier. But when I was almost killed, I realized that I can’t let go. I still want to live.”

Dong Xuebing had changed both Grandpa Hu and Qu Yunxuan’s fate that day, and he was also deeply moved.

After some pleasantries, Grandpa Hu suddenly said: “Show me your revision materials for the test. Which part of this you are unclear about? I will explain it to you.”

Dong Xuebing immediately asked some questions about the areas where he does not understand.

Grandpa Hu thought for a while and answered: “If you answer this question this way, your answer will be too subjective. It is not a good answer. After all, this is not an argument. There will be bound to have mistakes here and there. The markers might deduct your marks with your answer.”

Dong Xuebing did not understand and asked: “How should I answer this question then? Paint a good picture? Answer in a high-sounding way?”

Grandpa Hu laughed: “Xiao Dong, don’t look down on being ‘Fake, Lies, Empty Promises.’ It is not easy to master this art. If you learned this, you would be able to score points in your answers. When you need to be fake, you got to be fake. When you need to lie, you got to lie. When you need to make empty promises, you got do that. This does not apply only to the Civil Servant entry test. Even when you become a government official, you need to use this too. Come… Let this old man explain this to you……”

Dong Xuebing listened the whole afternoon attentively.

Grandpa Hu was very knowledgeable. His explanations were clear and easy to understand.

After a few hours, Dong Xuebing got more comfortable with Grandpa Hu. He was able to talk freely. “Sighed… The person who set these questions is too much. Why did he set such difficult questions? Is he trying to make things difficult for us?” Dong Xuebing grumbled. “I had practiced the past year’s questions and noticed that the questions were getting harder and harder each year. It is easy for the one who set these questions. He just moves his mouth. But we are the ones who are suffering. Who did we offend?”

Grandpa Hu frowned and did not say a word.

“Huh?” Dong Xuebing was shocked. Did I say the wrong thing?

After a while, Grandpa Hu said: “You should not be saying these. If these questions are easy, then what’s the use of having this test? There will only be one or two vacancies, and if all the candidates scored full marks, they would still have to compete with each other. It will still be the same.” Grandpa Hu flipped open a reference book and pointed to the page: “My son and I are scholars. But he is more capable than me and had become a professor years ago. Look, he is the one who set most of last year’s Shanghai Civil Servant Test’s essay questions.”

Dong Xuebing realized that when he grumbled about the person who set the questions, he had also scolded Grandpa Hu’s son indirectly.

Shit. Me and my big mouth……

Oh yes, I still have not use “Back” today.

Back!

……

The time returned back to one minute ago. Dong Xuebing could feel his mouth moving. He should be in the middle of saying something. Grandpa Hu who was listening to him frowned. Dong Xuebing looked at his facial expression and knew that he had used Back too late. “Errr…… Grandpa Hu, where did I stop?”

Grandpa Hu smiled weakly and said: “You are saying that the one who set these questions is making things difficult for you all.”

“Yes.” Dong Xuebing immediately thought of how to continue. “Making things difficult for all of us.”

Grandpa Hu knitted his brows.

“But……” Dong Xuebing continued and picked up the revision book who contains all the past years’ questions. “But two years ago, Beihe Province and last year’s Shanghai questions was quite meaningful. Look at the questions. Although it is difficult, but from the questions, you will know that the person who set these questions have a higher standard of education. If I encounter these questions during this year’s test, I will have no grumbles even if I can’t answer them.”

Grandpa Hu stared blankly at him for a while and burst out laughing: “Xiao Dong… I will tell you something. My son is the one who set the essay questions for last year’s Shanghai essay questions.”

Dong Xuebing pretended to be surprised: “Ah?”

“My son is more capable than me.” Grandpa Hu stroked his beard and smilingly said: “Haha. Xiao Dong, I will teach you how to answer essay questions, and I promise you will score high marks.”

“Really?”

“Of course. If you can’t pass, you can come and look for me!”

Chapter 6 – Conflict with Section Chief Xu!

The next 3 days.

Dong Xuebing woke up early for memory practice. He had used Back 3 times for his test preparations. He tried several methods and angles while using Back. He needs to get used to the feeling of turning back time and become more familiar with this power.

Time flies, and it was the day before the test.

Beijing Cancer Hospital, Oncology ward.

Dong Xuebing continued to study under Grandpa Hu. Grandpa Hu’s son was the examiner in Shanghai, and Grandpa Hu seemed to have the experienced and had researched into these essay questions. This was why Dong Xuebing forced himself to memorize everything he said and listened attentively. The lessons had changed from Dong Xuebing asking questions, to Grandpa Hu asking questions and Dong Xuebing answering them. The questions asked by Grandpa Hu was not from the materials. It was not sure where he got those questions. Sometimes, Grandpa Hu would tell him about the rules and responsibilities of the various government departments. This was to let Dong Xuebing understand what the duties of a Civil Servant were.

“…… The data presented to you is about our citizens misbehaving while on holiday overseas. Using the data, write a suggestion to the head of the Tourism Bureau. The required answer needs to be relevant and implementable. It needs to be concise and not more than 400 words. Try to answer it.”

Dong Xuebing starts to answer.

Grandpa Hu shook his head and pointed out where he got it wrong and then told him the answer in his mind.

Dong Xuebing wanted to write Grandpa Hu’s answer down, but he was stopped by Grandpa Hu. “You don’t need to record it down. You need to understand the general direction of my answer and the important points in the argument. Once you understand the answer, you will automatically remember the answer. Do you still have any questions? Good. I will give you one more question to test you. China has rich resources in the surrounding sea, but our Per capita income is low. Bo Sea is China’s biggest inland sea. It is crucial to the economies of the Northeast region……”

Afternoon.

Grandpa Hu coughed and asked: “Did you remember everything?”

“Yes.” Dong Xuebing quickly pass a few pieces of tissues to Grandpa Hu.

Grandpa Hu smiled and patted Dong Xuebing on his arm: “Your friends and classmates are also taking this test in Beijing with you? Keep everything I taught you to yourself. Don’t tell your classmates. Hahaha. This old man’s knowledge is limited, and that’s everything I can teach you.”

“You are too modest. I really learned a lot from you.” Dong Xuebing rubbed his nose embarrassedly and continued: “I do not have many friends as I did not stay at my university. The classmates I knew were not interested in being a civil servant. They had already found jobs in the private sector. I am the only one still dreaming of entering the government service. Sorry for troubling you the past few days. I really appreciate your help. Thank you.”

Before Dong Xuebing left, Grandpa Hu patted his shoulder and said: “Do well for the test. China’s future will depend on you youngsters.”

Dong Xuebing nodded.

North Heping Street.

Dong Xuebing walked up the musty stairs and press the doorbells of his home.

Click. Dong Xuebing’s mother who was at home helped him open the door. At the same time, there was another sound of someone opening the door from the fourth story. Section Chief Xu and his family walked down the stairs. Dong Xuebing’s mother saw them and immediately greeted: “Section Chief Xu, you are back so early? Are you all going to have dinner outside?” Dong Xuebing also reluctantly greeted them.

Section Chief Xu did not say a thing and just nodded arrogantly.

Mrs. Xu laughed: “Tomorrow is the test. Both of us are bringing Xiao Dong to Quanjude to have dinner.”

“Oh, that place is expensive.” Dong Xuebing’s mother said.

“Quanjude is still fine. It is not some fancy restaurant anyway.” Xiao Dong said and glared at Dong Xuebing. He reached over to press Qu Yunxuan’s doorbell. When no one opened the door, he pressed it again.

Dong Xuebing’s mother quickly said: “Yunxuan might still be at work.”

Xiao Dong disappointedly mumbled a replied and turned to his parents: “Mum, Dad, let’s go.” Dong Xuebing knew that this Xiao Dong was wooing Qu Yunxuan recently. Although Qu Yunxuan’s family was not well-off, she was beautiful. This was why Section Xu’s family did not object their son from going after someone a few years older.

When Dong Xuebing entered his house, Section Chief Xu and his family continued their way towards the stairs. Section Chief Xu accidentally kicked the garbage bag outside of Dong Xuebing’s home. Dong Xuebing’s mother had placed the garbage bag there, and the bag was oily and stained with leftover foods. Section Chief Xu’s shoes and pants were stained.

Section Chief Xu’s face changed and turned to Dong Xuebing’s mother: “What’s wrong with you? Why did you leave your garbage here? Did you do this on purpose?”

Dong Xuebing’s mother immediately apologized: “I’m sorry…… Really sorry…. I….. was just about to take the garbage downstairs.”

Xiao Dong frowned: “Can you all be more cultured? You think our corridors are not dirty enough?”

Dong Xuebing’s mother replied: “I will clear it now. I’m sorry.”

Seeing his mother being scolded, Dong Xuebing became furious: “You are cultured? If you are cultured, will you still throw rubbish out of your windows?” The last time Dong Xuebing returned home with his mother, they were almost hit by a garbage bag thrown out of Section Chief Xu’s window. It was not sure if it was Xiao Dong or Section Chief Xu who had thrown it. All the neighbors knew that Section Chief Xu’s unit has been throwing their garbage bags out of their windows. But no one dares to say anything as Section Chief Xu was a government official and they were commoners.

Dong Xuebing’s mother tugged his son’s clothes: “Xuebing!”

Xiao Dong stared at Dong Xuebing: “What are you saying? Who’s the one who throw rubbish out of the windows?”

Dong Xuebing coldly replied: “You should know who it is.”

“Are you even qualified to speak here?” Section Chief Xu stared at Dong Xuebing. “You have dirtied my shoes, and you still want to argue?”

“You are the one……” Dong Xuebing was about to continue arguing when his mother pulled him back.

Mrs. Xu tried to calm the situation: “Old Xu, why are you arguing with a kid? We are all neighbors. Let it rest.” Mrs. Xu turned to Dong Xuebing’s mother: “Xiaoping, we are off for our dinner. You should not place your garbage outside your house. This is not right. Don’t do it again.”

Dong Xuebing’s lungs were about to burst. That Chief Xu was the one who kicked the garbage bag, and he wants to blame his mother?

Section Chief Xu used a napkin to wipe his show and turned away: “Fuck. Let’s go. The car is waiting.”

Xiao Dong looked at Dong Xuebing and his mother scornfully and followed his parents down the stairs.

Dong Xuebing’s mother just smiled at them until they disappeared from her view. She quickly closes the door and sighed. “Xuebing, we can’t afford to offend them. You……

Dong Xuebing was still pissed: “What sort of person is he? Government officials can be unreasonable?”

“Sigh……”

In the evening, Qu Yunxuan returned from work and knocked on Dong Xuebing’s door. She was carrying bags of vegetables and meat.

These few days, Qu Yunxuan had integrated into Dong Xuebing’s family. She had become closer with Dong Xuebing and his mother. They would have dinner together and would joke and chat. It was like a family.

“Yunxuan, eat more.” Dong Xuebing’s mother picked some vegetables and place in her bowl.

“Sis Luan…” Qu Yunxuan hesitated for a while and asked worriedly: “When I was on my way back, I heard from the lady downstairs said…… What happened?”

This apartment building was an old building built in the 1980s. The soundproofing was not very good, and neighbors could hear each other clearly. Dong Xuebing’s mother tapped Qu Yunxuan’s hand: “Yunxuan, listen to sis. If you are looking for a boyfriend, don’t ever look for someone like Xiao Dong. I am not talking behind their backs, but they are all bullies……” Dong Xuebing’s mother told her what happened just now.

Qu Yunxuan frowned after she heard what happened. She held Luan Xiaoping’s hand and sighed: “I know that family is all not decent people. I have not told anyone else. Do you know that Xiao Dong is wooing me? But I had rejected him several times. A few days ago, I met Section Chief Xu at the supermarket on my off day. He pointed at me in the face and said. Don’t think you are somebody because my son likes you. It is your honor for my son to like you……. He still said many nasty things. I…… Sighed….”

Dong Xuebing clenched his fist: “Does he thinks that he is the mayor or governor?”

“Let’s not talk about him.” Qu Yunxuan smiled sweetly and took a napkin and wiped off a grain of rice on Dong Xuebing’s face. “Tomorrow is your test. You must do your best and not let that Xu family look down on you. Show them that not only Xiao Dong can enter the government service. Our Xiao Bing can also do it!”

Dong Xuebing took a deep breath and replied: “Don’t worry. I will surely pass the test!”

Bo Sea

Quanjude

Chapter 7 – Civil Servant Entry Test

Next day.

Morning.

Dong Xuebing was sitting on the couch, preparing to go out.

Qu Yunxuan was behaving like she was the one taking the test. She looked very nervous: “Xiao Bing, when you answer the questions, take note of the time. If you don’t know the answer, just make a random guess and move on to the next question. I heard that there will not be enough time. Oh, did you bring pencils? Remember to bring an extra pencil with you. What about erasers and 2B pencils? Did you bring your ID? You must make sure not to leave anything out.” She helped Dong Xuebing to straighten his T-shirt and then wiped his shoes with a damp cloth.

Dong Xuebing got a fright: “Stop, stop. I will wipe my shoes myself.”

“Qu Yunxuan continued to wipe his shoes carefully and gently said: “The test is at 9 am. You should take this opportunity to do some last-minute revision.”

Qu Yunxuan was behaving like an elder sister to him.

Dong Xuebing’s mother walked out from the kitchen with a bag. “I have packed some fruits in case you are hungry or thirsty.”

There was a bottle of mineral water and some ears and apples in the bag. Qu Yunxuan took the bag and said: “Sister Luan, I will be going to the venue later with Xiao Bing. After the morning test, I will bring him out for lunch. We will not be coming back for lunch as the venue is a bit far. He still has a second test in the afternoon.”

Dong Xuebing’s mother asked: “Don’t you need to go to work today?”

Qu Yunxuan replied: “I took a day off.”

Dong Xuebing’s mother: “You don’t need to take the day off from work. I can accompany him.”

Dong Xuebing added: “That’s right. You don’t need to come with me.”

“You rascal.” Qu Yunxuan playfully pinched Dong Xuebing’s cheeks. “Your Aunt is worried about you. Sis Luan, you should rest at home. The weather is too hot, and you have high blood pressure. You should rest more.”

“Errr…….” Dong Xuebing’s mother was very close with Qu Yunxuan and did not stand on ceremony: “Yunxuan, then I will have to trouble you. Xuebing, just do your best for the test.”

Dong Xuebing nodded: “Yes.”

Beijing No.15 Middle School.

After turning from Zi Xin Road, one could see a big red banner hung across the gate of a school – Beijing Government agencies Civil Servant Test Venue. No. 15 Middle School. There was also a notice outside stating, “Please show your ID and admission letter.” and “Do your best for the test.” There were lots of people standing outside. Some parents were there to send their children for this test, and some wives had sent their husbands over. There was even a family of more than 10 members waiting for their child.

Children were their parents’ hopes. If they could become Civil Servants, their parents will be proud of them.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan stood outside the school after alighting from a Taxi.

Suddenly, all eyes were on Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan was too beautiful, and wherever she goes, she would attract the stares of all the men. She was used to this, and she spoke like a mother to Dong Xuebing: “Don’t be nervous and just try your best. If you are able to pass, I will treat you to a big meal. Do you prefer Western or Chinese cuisine? Oh, do you still remember what I told you in the Taxi? You need to keep track of your time. The multiple-choice test is only 2 hours. You need to plan your time carefully.”

Dong Xuebing smiled and took out his phone from his pocket: “Yes, I remember. I cannot bring my phone in. I will leave it with you.”

Suddenly, someone called Qu Yunxuan’s name from their back. They turned and saw Mrs. Xu and Xiao Dong.

“Yunxuan, you are here too? You send Xiaobing over?” Unlike other parents, Mrs. Xu was calm and relax. She seems to be confident that her son will pass. “That’s great. Later when Xiao Dong and Xiao Bing go in for their test, we can have tea together. It’s been a while since we chatted.” She turned to Dong Xuebing. “Do your best.” Although she said that, she never expects Dong Xuebing to pass the written test. Her son had taken this test twice. How could Dong Xuebing pass on his first try?

Xiao Dong ignored Dong Xuebing and spoke to Qu Yunxuan: “Sis Qu, why are you here with him?” He does not understand why Qu Yunxuan was so close with Dong Xuebing’s family so suddenly. She was not like this in the past.

Dong Xuebing was thinking in his heart. If she is not here with me, you think she will come here with you?

Qu Yunxuan had a different attitude towards Xiao Bing. She nonchalantly replied something to that mother and son pair and turn to Dong Xuebing. She pushes a small cloth bag into his hand. “I have gotten this from the temper, and it is supposed to bring you good luck.”

Dong Xuebing was moved by Qu Yunxuan’s concern for him. He slowly turned and walked through the school gates.

The school has 3 buildings, and the test venue is on the west building.

When Dong Xuebing entered the building, he noticed Xiao Dong was near him. He turned to Xiao Dong and asked: “Did you really almost got the full marks in last year’s national exams? You only got a few logic questions wrong?” Both of them had grudges, and dong Xuebing had no reason to be nice to him.

Xiao Dong looked at him with a black face and replied in an unfriendly manner: “What’s wrong? You are jealous?”

Dong Xuebing sneered: “What’s there to be jealous?”

Xiao Dong: “You want to be a civil servant? Maybe in your next life. Do you want to bet to see who will enter the government agency first?”

Dong Xuebing could feel his blood boiling: “Ok! We shall see!”

Xiao Dong continued to make some snide remarks and then walk towards his room. He was well prepared for this test, especially the multiple-choice test. He was confident that he would score well and there was no way to lose to Dong Xuebing who was taking the test for his first time.

Dong Xuebing did not look for his own classroom. He stood there watching Xiao Dong. When he was about 7 to 8 meters away, Dong Xuebing start to follow him. He looked at Xiao Dong’s back nervously. He watches as Xiao Dong made a turn and entered a classroom along the corridor. Dong Xuebing stopped and take note of the classroom number. He walked closer and look at Xiao Dong’s seat. Hmmm…. middle of the 2nd row. Not far from the door.

Xiao Dong saw Dong Xuebing standing outside of the room and frowned: “What do you want?”

Dong Xuebing smiled: “Nothing. I just want to know where you are seated.”

“What does that have to do with you?” Xiao Dong glared at him. “Both of us are also not in the same room. Are you thinking of copying my answers?”

Dong Xuebing shrugged his shoulders: “Maybe…. Be careful with your answer sheet.”

“You are nuts.” Xiao Dong ignored him and start to arrange his stationaries.

After leaving that classroom, Dong Xuebing starts to look for his own class, Class 026. His classroom was two classes away from Xiao Dong.

Dong Xuebing found his seat in his class. It was the third table by a wall.

The examiner entered the class and observed every candidate in the room. He wants to make sure no one had brought cheating materials.

A young man seated near the window was sweating profusely.

A girl in the front row was fidgeting uneasily.

A man seated at the back of the class was slapping his face with both of had hand.

Dong Xuebing could feel the tension in the room. He looked around the half-filled classroom and exhaled. He calmed himself and said a silent prayer. In his heart, he was thinking: “Finally this is the day. Please let the questions be easier……”

Chapter 8 – Copying other people’s answers

Administrative Aptitude Test is also known as AAT in short.

This was a test to evaluate the candidate’s potential abilities. There is a series of logic questions included in it. This test is different from IQ test and does not test the candidate’s knowledge. This test can determine the potential of the candidate’s abilities and suitability of being a Civil Servant. The candidate’s potential is built up over the years through their experiences and education.

The test was a closed book test, and there were about 135 multiple choice questions.

Morning, from 9 am to 11 am. The duration of the test was 2 hours.

Room 026. The examiner had read out the rules and the things to note before the start of the test. The test papers and answer sheets were given out to the candidates. Dong Xuebing touched the question booklet and prayed in his heart. Please let this test be an easy one……

Dong Xuebing looked down at the questions and start to answer.

First question. Eh? I have done a similar problem from one of the reference books. Easy.

Second question. Huh? This question is also easy. It is similar to one of the questions from the Jiangnan Civil Servant test 3 years ago.

Third question. After thinking for about 10 seconds, Dong Xuebing shaded C on his answer sheet. This was another easy question.

Fourth question. Dong Xuebing chose B. Although he was not very confident, it should be the right answer.

The first 4 questions were not difficult, and Dong Xuebing felt more confident. He thought that this test was not as difficult as he expected. He carried on answering the questions. But from the sixth question, the difficulty of the test increases. Dong Xuebing could not answer question 6 to 10. He could only guess the answers. When he reaches question 33 to 47, he was not even confident of guessing the answers.

This was a dangerous sign.

Dong Xuebing became more anxious as he tried answering the remaining questions.

The test was too hard. It was more complicated than last year’s papers.

The math questions were not very difficult, as Dong Xuebing had just graduated and he could still remember what he had learned. He was able to answer almost all the calculation questions. He was confident of getting most of these questions right. Language questions should also not be a problem. He should get most of it right. But the logic and general knowledge questions were too difficult. Dong Xuebing would be jumping with joy if he could get half of his answers right. As for the questions about data analysis, he was sure that he did not get a single answer right.

Shit. That’s it. He had flunked the test.

Dong Xuebing was cursing and swearing the person who had set these questions in his heart.

20 minutes passed.

40 minutes passed.

There was still 15 minutes left on the clock. Many candidates had put down their pencils. Some were in a daze staring at the ceiling. Some were scratching their head, and some were looking depressed. Everyone in the room has different expressions, but one thing in common, all of them does not seems to be confident of passing.

Dong Xuebing felt that he should not wait any longer. If not, he would not pass this test along with most of the candidates.

He took out his 2B pencil and start to mark out the questions that he was not confident and those he does not know the answers. He counted, and there were 45 questions. As for the remaining questions, he was 70% sure that he got those correct.

“Eh? What are you writing?” The middle-aged examiner walked over to Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at his watch and took a deep breath. Let’s start!

Looking at the answer sheet with all the markings, the examiner frowned and said: “You are not supposed to write on the answer sheet. The machine will not be able to detect your answers. Hurry and erase them.”

Dong Xuebing did not reply and suddenly stood up from his chair. The examiner and the rest of the candidates were shocked. He immediately grabbed his answer sheet and push the examiner aside. He ran as fast as he could out of the room.

“WTF? What is he doing?”

“Who knows? Maybe he became crazy.”

“Stop! You are still in the middle of your test!”

Everyone was shocked. They could not comprehend why that person suddenly run out of the room. Was he giving up on this test?

One of the examiners remained in room 026 to maintain order, and the other ran out to the corridor shouting. “Old Li, Old Zhang, help me catch that man. He is still holding on to the answer sheet. Don’t let him disturb the rest of the candidates.”

Two examiners who were walking along the corridor were stunned. They have never encountered such a situation before.

As the examiner was shouting, Dong Xuebing had entered the third classroom. He kicked the door opened. Everyone in the room was staring at him in shock. Dong Xuebing did not say a thing, and he kicked a desk in front of him aside. He ran over to Xiao Dong and snatched his answer sheet. Xiao Dong was too shocked to say a thing. He was rooted in his seat.

Xiao Dong stuttered: “What are you doing?” He could not believe what he was seeing. Never in his wildest dreams, he had expected Dong Xuebing to “copy” his answers so openly.

Dong Xuebing said: “I had warned you to be careful with your answers before the test.”

The examiners in this room were all females and were quite young. Both of them did not dare to stop Dong Xuebing after they saw him kicking open the door and snatching one candidate’s answer sheet. They were rooted to the ground and shouted: “Which room are you from? What are you doing? Put the answer sheet down!”

When Xiao Dong heard the examiners shouting, he reacted. He tried to snatch his answer sheet from Dong Xuebing: “Give it back to me.”

Although Dong Xuebing was not someone with good physical fitness, he was still much stronger than Xiao Dong. He dodged Xiao Dong’s attempt and ran out. He jumped out of an opened window along the corridor into the garden outside and started running towards the school’s empty sports field. While running, he was looking at both answer sheets in his hand. He compared his answers with Xiao Dong and memorized the answers to those questions he marked.

ABBCADDDBCADAB……

Dong Xuebing had already used up 30 seconds from the time he ran out of his room to get Xiao Dong’s answers. He still has 30 seconds left.

There was still enough time.

“Stop there!”

“Stop running!”

A few workers and securities had caught up with him and had surrounded him.

Dong Xuebing ignored them and continued to recite the answers. ABBCADDDBCADAB……

“Catch him!”

Dong Xuebing felt an impact on his back, and the next moment, he was pinned down on the ground.

An examiner shouted from the back: “What is he doing? Disqualified him!”

Another person said while panting: “Call the police!”

Xiao Dong, who had also caught up asked: “Are my results still valid? He is the one who snatched my answer sheets.”

Dong Xuebing who was pinned under the securities, ignored his pain and gritted his teeth to finish reading the last row of answers, before shouting: “Back!”

……

The surroundings were quiet.

This was room 026. Everyone was doing their test, and no one was saying a word.

There was only the sound of pens and pencils scratching on paper.

Dong Xuebing felt some giddiness, and the next moment, he saw the balding examiner standing in front of him looking at his answer sheet. “You are not supposed to write on the answer sheet. The machine will not be able to detect your answers. Hurry and erase them.”

Time had returned to one minute ago.

Dong Xuebing wiped his sweat with his heart still beating very fast: “Yes.”

The Examiner looked at him and then walked away.

Dong Xuebing dare not to waste any more time. He immediately picks up his pencils and starts shading the answers. I must not forget the answers. I must remember the answers……

ABBCADDDBCADAB……

Since a week ago, Dong Xuebing had started training his memory. The training was for him to cheat in the test. Dong Xuebing was shading the answers as fast as he could. The first 20 answers were easy to remember. Most people were able to temporary remember about 20 something alphabets. But it becomes harder as the number increases. Dong Xuebing tried his best, and he was able to write down slightly more than 30 answers. He knew he was unable to remember the rest of the answers and he used some tricks to help.

For example, AACBA, he will remember it as AAAAA.

If the answers are ABAD, he will remember it as ABCD.

2 minutes later, Dong Xuebing had finished writing down all the answers he copied from Xiao Dong.

If Xiao Dong really had almost scored the full marks for last year’s National exams, then his scores for this year’s AAT should not be too far away. There should be at least 90% of him getting the answers right. That’s enough. With the rest of the answers which Dong Xuebing was confident, he should be getting a high score for this test.

Phwee……

Cheating…… Success!

Chapter 9 – These are the Essay Questions?!

The AAT test was over.

In the corridor outside of the classrooms, Dong Xuebing met Xiao Dong.

Xiao Dong glanced at Dong Xuebing and sarcastically said: “The AAT this year is harder than the national exams. Are you still confident of passing?”

Dong Xuebing looked at him and asked: “Did you screw up your test?”

“Me? Screw up?” Xiao Dong laughed and confidently replied: “You think I am the same as you? Other than 2 logic questions which I know I got it wrong, and a few general knowledge questions which I am not confident, I am confident that I got the rest of the questions right. Before I handed over my answer sheet, I calculated, and I am confident that the questions I got it wrong will not be more than 7%. Hmph! What about you? I think you should get at least 40 to 50 questions wrong.”

Dong Xuebing smiled: “Don’t worry about me. If you are confident of passing, then I should not be a problem.”

“Stop putting on a brave front.” Xiao Dong does not know what Dong Xuebing meant.

After this first test, Dong Xuebing felt relieved. But when he thought of the essay test in the after, he became nervous again.

Dong Xuebing had no appetite for lunch.

Qu Yunxuan and Mrs. Xu, who were waiting for them, did not ask them about the test. They do not want to give them additional stress. They had a quick lunch in dumpling restaurant near the school, and soon it was time for the afternoon test.

Back at No. 15 Middle School, Xiao Dong looks calm and confident. “Do your best and do not fail.”

Dong Xuebing had no confidence at all, but he still stubbornly replied: “Speak for yourself.”

“Hmph!” Xiao Dong went back to his classroom.

The written essay test was 2 and a half hours.

13:30 to 16:00.

This written test was to test the candidates in 7 aspects. Reading comprehension, analytical skills, problem-solving skills, language, writing, knowledge of current political affairs, and administrative skills. There were no fixed answers and candidates had to answer in short essays.

Dong Xuebing was not good at critical essays. However, he did improve slightly under Grandpa Hu’s guidance over the past few days. Dong Xuebing knew that he was still not good enough to pass this test. Actually, Dong Xuebing had planned to use Back during the essay test, if the morning test was not too difficult.

But his plan had failed. The morning test was too hard, and he got to use Back. Now, he had no more tricks up his sleeves.

What do I do now?

If the essay test is on the same standard as the morning test, Dong Xuebing knew that he will not pass.

Maybe it’s fated that I can’t enter the government service.

Half an hour before the start of the test. Room 026. Once again, Dong Xuebing could feel the tension in the air. Everyone was affected by the difficulty of the morning test, and they were frowning.

Dong Xuebing sighed and tapped his cheeks. In his heart, he was praying.

He was now not hoping to answer all the questions, he only pray that his scores will not be too low. He might still be able to pass with the overall marks. This was his only wish.

13:30, test starts.

Dong Xuebing picked up his pen and immediately start on the first question.

He read the article given and then looked at the required answer. He could feel a shiver. This test was on the same difficulty as the morning test. Dong Xuebing read the article twice and does not understand what the article was about. There was no way he could answer the question.

Damn.

As good as dead.

Dong Xuebing gritted his teeth and just answered whatever he knew, hoping to score at least some marks. He flipped the question booklet to the second question.

“China has rich resources in the surrounding sea, but our Per capita income is low. Bo Sea is China’s biggest inland sea. It is crucial to the economies of the Northeast region…”

Eh?! Dong Xuebing could not believe his eyes. Why was this question so familiar?

He flipped over to the third question.

“Write a suggestion to the head of the Tourism Bureau with regards to our China tourist misbehaving overseas. The required answer needs to be relevant and implementable. It needs to be concise and not more than 400 words……”

Dong Xuebing was stunned and gasped out loud: “Eh?”

“What’s wrong with you?” The examiner looked at him. “Do your test quietly and don’t make any noise.”

Dong Xuebing immediately said: “I’m sorry.” He looked at the questions again to make sure his eyes were not playing tricks on him. He was surprised and overjoyed when he saw the fourth question. He does not know how to describe his feelings.

Are these really the test questions?

Are these really the test questions?

Are these really the test questions?

Dong Xuebing asked himself the same question thrice. He could hardly believe what he was seeing.

It was half an hour into the test, and Dong Xuebing could not afford to be still in a daze. He picks up his pen again and starts to answer.

Dong Xuebing was writing down his answers smoothly with no pauses in between.

The examiner had been watching Dong Xuebing, and he suspects that Dong Xuebing was cheating. He walked over to Dong Xuebing and stood behind him to watch him. He glanced at Dong Xuebing’s answer sheet. A minute passed, and the examiner was surprised. He stood there until the bell announcing the end of the test rang. He and the other examiner collected all the answer sheets from the candidates and sealed it in an envelope.

When Dong Xuebing was about to leave the room, that examiner looked at him and nodded with a smile.

Dong Xuebing was surprised and smiled back. He slowly walked out of the room. What had happened? Why were all the essay questions the same as what Grandpa Hu taught me?

Complains of the candidates could be heard when they were making their way out of the school. “Sigh…. I’m dead. The questions were too difficult.”

“That’s right. The AAT was hard enough, and the essay test was even harder. Especially the third question. How many of us can answer that?”

“I know I had flunked this test. Sighed…. Guess I have to try again next year.”

9 out of 10 candidates were pulling a long face.

Outside of the school gate, Mrs. Xu, Dong Xuebing’s mother, and Qu Yunxuan were waiting in the shade under a tree. Dong Xuebing was still in a daze. When he saw his mother and Qu Yunxuan waiting for him, he put up his hand suddenly: “Wait. I need to go somewhere urgently. Please go back first.”

Before his mother and Qu Yunxuan could react, Dong Xuebing flagged a taxi.

“Sir, please send me to the Cancer Hospital.” Dong Xuebing told the driver.

At the Oncology ward, Dong Xuebing was surprised to find Grandpa Hu’s ward empty. There was no luggage, and he asked a nurse who was passing by. Grandpa Hu had discharged last night. It should be not long after Dong Xuebing left. Dong Xuebing immediately called the number in his handphone. The call got through, and a woman answered: “Hello, Cancer Hospital, Oncology ward.”

This was not Grandpa Hu’s number? He had used the hospital phone to call me that day?

Dong Xuebing ran to the nurses’ station to try to get Grandpa Hu’s contact number and address. But the nurses there told him that they could not reveal their patient’s details.

Dong Xuebing stood in the corridor, staring at the empty ward.

Grandpa Hu should not have many days left. Could yesterday be the last time I see him?

Dong Xuebing faced the empty ward and bowed deeply 3 times.

He understood why Grandpa Hu had told him that he will surely score high marks for the essay test. He realized why Grandpa Hu does not allow him to reveal what he taught to others. Maybe it was his son who had set the questions, or perhaps he knew the questions through his connections. Grandpa Hu had taught him how to answer almost 70% of the questions in the Essay test.

If Dong Xuebing still could not get high marks for this test, he might as well kill himself!

Chapter 10 – Joy and Sorrow

North Heping Street.

In front of an apartment building.

Dong Xuebing had taken a cab to the Cancer Hospital and then took a taxi back home. He returned at about the same time as Qu Yunxuan and the others. They had taken public transport and the time taken to reach home was longer. As the taxi turned towards his residential area, Dong Xuebing saw his mother, Mrs. Xu, and the others walking in front. He immediately alights and walked over to explain himself: “Mum, Aunt Xuan, I’m sorry. I had something urgent to do and had rushed off.

“Xuebing……” His mother said his name and then stopped talking and sighed.

At the hallway, Section Chief Xu who had just returned from work, walked over with a briefcase. “You finished the test? How is the essay test?”

“I…… I……” Xiao Dong was a different person from this morning. He no longer has that cocky, arrogant look.

Dong Xuebing wanted to laugh out.

“Tell me!” Section Chief Xu pulled a long face. “I had made arrangements with the Customs department.”

Mrs. Xu looked at his son. Xiao Dong mumbled: “The essay questions were tough. I don’t think anyone can answer these questions. I am only confident of getting one question right. The rest…… The rest of the questions should be wrong…… I don’t think I will be able to pass with my overall scores.”

Section Chief Xu shouted: “What have you been doing? Didn’t you prepare for this test? Didn’t you keep telling me that you will pass this test without any problem?”

Xiao Dong was in despair. “I also did not expect the questions to be so difficult. I don’t think the other candidates are able to answer them too.”

Section Chief Xu continued: “Stop telling me that the questions are difficult. You are the one who did not work hard.”

“Don’t blame Xiao Dong.” Mrs. Xu helped to speak up for her son: “The questions were really too difficult. I heard many people outside the test venue complaining about it. Not only Xiao Dong, I think everyone will fail this test. Oh, Xiao Ping’s son, Xiao Bing had taken the test too. He will also fail the test. At least our Xiao Dong did better than him. His multiple-choice test will get almost full marks.”

Dong Xuebing rolled his eyes. Who’s the one who told you that I will fail this test?

Section Chief Xu replied angrily: “If the overall score cannot reach the minimum passing mark, he can’t even qualify for the interview.”

Mrs. Xu sighed: “He can try again next year.” Section Chief Xu turned and went upstairs. Mrs. Xu looked at Xiao Dong and then turned to Dong Xuebing’s mother: “The National entry exams for the Civil Servant is in a few months. Is your son going to try again?”

Dong Xuebing’s mother replied: “Yes……”

Qu Yunxuan patted Dong Xuebing’s hand. “Don’t give yourself too much pressure. You can just take the test again next year.”

Xiao Dong had always been good with his studies. If he can’t even pass the test, Dong Xuebing should not be doing well either. This was what everyone was thinking.

Xiao Dong glared at Dong Xuebing and followed Section Chief Xu upstairs.

Dong Xuebing knew that Qu Yunxuan and his mother thought that he did not do well for the tell. He rubbed his nose but did not try to explain.

Just let them misunderstand. Even if he had passed the written test, he was also not confident of passing the interview. What if he told his mother that he had done well for the written test, and he failed the interview later? His mother might not be able to handle this roller coaster ride. She had high blood pressure, and this might affect her health. Dong Xuebing intends to tell them the truth after he had passed the interview.

After dinner, Dong Xuebing returned to his room and power up his old Pentium 3 CPU. He needs to prepare himself for the interview by searching for the past few years’ interview questions on the internet.

5 minutes later, Dong Xuebing could not get any results from the internet. He remembered that the department he was applying did not even have its own website, let alone past year interview questions. There was not much information about the department either.

The department Dong Xuebing applied was State Security.

The full name of State Security was the Ministry of State Security. It is an agency under the jurisdiction of the State Council and considered a policing department. This department was a Provincial-Ministerial level department and had subsidiaries in all regions. In the provinces, the office was called the State Security Department. In the Prefecture Cities, it was called the State Security Bureau.

As Beijing was the capital and a municipality directly under the Central Government, the State Security office, there was slightly different. It still reports to the Ministry of State Security and was also called State Security Bureau. But Beijing State Security Bureau was Bureau-Director level. The Branch Bureaus in the different zones of Beijing were Deputy-Bureau-Director level.

The State Security department was a mysterious department. However, everyone knew what this department does. It collects intel.

But Dong Xuebing heard from someone that not all people from the State Security department were mysterious. It depends on the department they were working in.

For instance, the office Dong Xuebing applied for, was the State Security Bureau’s Administrative Office. The people working there will have regular office hours, and they need to squeeze the morning peak hour buses. They are also allowed to attend gatherings and tell others where they are working. It was nothing confidential. One of Dong Xuebing’s senior in his university was working in the State Security. He often jokes that the people who sit in the office doing administrative works like him have no chance to access to the confidential reports from the intel officers. There was nothing good about working in the State Security. They were not allowed to drink or tell others what they were doing. They cannot reveal to others where their families were staying and had many more restrictions. The only good thing was that their overtime pay was slightly higher than other departments.

To be honest, it was not Dong Xuebing’s choice to apply for this department.

He had no other choices. There were too many restrictions imposed on the candidates when applying for the various department.

For example, the Municipal Public Security Bureau, the Safety supervision bureau, etc. requires the candidates to not only pass the AAT and Written Essay test. The candidates need to pass one more test. Dong Xuebing was already struggling with two tests. How can he cope with one more professional test? He gave up on applying these departments without thinking.

The Municipal Political Consultative Conference, Municipal commission of education and other bigger departments requires at least 2 years of working experiences.

Some departments like the Red Cross and Ministry of Culture requires the candidate to be a Communist Party member.

Some departments like Land and Resources Bureau requires the candidate to have at least a Master or Doctorate.

Some departments require Accounting certification, height above 180 cm, female only, etc.

Dong Xuebing realized that the positions he could apply were less than 3% of all the positions. Some of these positions were in rural areas where the requirements were not so strict. Even fresh graduates can apply. But there was only one vacancy. Competing with other candidates for that one vacancy would be tough. Dong Xuebing knew he will not stand a chance.

When Dong Xuebing had almost given up hope, he coincidentally overheard someone from the City’s State Security speaking to someone.

The State Security was also recruiting, and as long as the candidate had no physical defects and did not stay overseas for a prolonged period, anyone can apply. It was not limited to male or female, a party member, work experiences, etc. The department was going to recruit 4 candidates. Compared to other departments, this was a lot.

Later, Dong Xuebing found out that the State Security would usually recruit fresh grads.

This was because fresh grads were not corrupted by society, complicated backgrounds and relationships. They were considered ‘Clean.’ Those people who had 2 years working experiences, will not be recruited by the State Security.

This was why Dong Xuebing convinced his mother to let him apply for the position in the State Security. This was the only position with the highest possibility of hiring him.

Let’s hope that everything will go as planned.

Chapter 11 – Interview

Day 1……

Day 2……

Day 3……

Some days passed.

As Dong Xuebing had gotten good results from using Back during the test, he did not waste this special power these few days. He experimented with this power every day to see what else he got use it for. He decided to use this power to change his current life. He wants to get out of poverty. This was the reason why he needs to be familiar with all the uses of Back.

After experimenting for a few times, he found out something.

The results of his experiments: First, when he was chatting with someone and said or thought of the words like “Back” or “Return,” there will not be any effect. It was only when he consciously wanted time to return back to 1 minute ago, and he said the words “Back,” “Return,” “Reverse,” etc. then it will work.

Second, Back might indeed be an “unlimited” power. When the clock struck 00:00 hrs and started a new day, he will be able to use the power without fail. But Dong Xuebing did not test if he used Back 2 seconds after midnight and returned to the previous day, 11:59 hours, will he get to use Back again when it reaches the next day.

Third, Dong Xuebing was still not accustomed to the time changes from the time he uses Back and after he uses Back. It was okay if he was sitting. But if he was walking, speaking, or making some movements, when using Back, he was not able to react when the time returns. He might trip or unable to continue talking. He made a reminder to himself to be careful when using his power. He does not want to trip and fall in the middle of the road and then die from a traffic accident again.

Of course, after practicing for so many days, Dong Xuebing had gotten used to using Back, and not every time he will trip.

On the other hand.

Dong Xuebing’s mother and Aunt Xuan tried to cheer him up by avoiding talking about the Civil Servant Entry Test. They tried to say some happy topics in their conversations to distract him.

“Haha, Xiao Bing, look at that hippo on TV. Why is it so ugly?”

“That’s right. But the hippo is still cute…. Hahaha.”

“Eh, I have never seen that type of parrots. There are so many species of birds in Africa.”

Looking at his mother and Aunt Xuan trying to cheer him up, Dong Xuebing could only smile. “Mum, Aunt Xuan, I will go and study now. You two carry on watching TV.”

Dong Xuebing’s mother looked at her son worryingly: “The National Civil Servant Exams is still far away. You should have a break. Don’t tire yourself.”

Dong Xuebing nodded.

Qu Yunxuan uncrossed her leg and stroked the back of Dong Xuebing’s head. “You have been hiding in your room for so many days. This is not right. Come and watch this documentary with me. It is dinner time soon. I will cook personally today. Tell me, what do you want to eat?”

“Ok, ok.” Dong Xuebing replied while sneaking a peek at her cleavage from her loose top.

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s handphone rang.

“Let me answer this call first.” Dong Xuebing looked at the caller ID, and it was an unknown number. He walked away towards the potted plants near the window and answered: “Hello?”

“Hi, are you Dong Xuebing?” It was a sweet female voice.

“Yes, I am. May I know who’s calling?” Dong Xuebing used his shoulder to hold the phone and picked up the spray bottle to wet the leaves. The water mist became water droplets on the green leaves and dripped onto the dry soil.

The woman over the phone said: “I am calling from the City’s State Security Political Section. As our department is a bit special, we do not have a website and will not upload the results and information of the candidates. Therefore, we are notifying you about the interview over the phone. Please take down what I am going to say.” The other party should be a Beijing native from her accent. The way she speaks was professional and courteous.

Dong Xuebing was stunned for a while before replying: “Ah… Please give me a min.”

Dong Xuebing’s mother who was on the sofa looked at him: “Xuebing, who is calling?”

Dong Xuebing nervously gestured to his mother and said: “Mum, pen, and paper.”

Qu Yunxuan blinked and took out a pen and a supermarket brochure from the drawer under the coffee table and pass it to him. “There is no white paper. Is this ok?”

“Yes, yes. Thank you.” Dong Xuebing placed the supermarket brochure on the windowsill and said: “I’m sorry to keep you waiting. I got a pen and paper with me.”

The woman paused for a while and said: “It’s like this. You have passed your entry test, and your overall marks are the fourth among all the candidates. Please be at the Municipal personnel bureau at 09:00 am for your interview on the day after tomorrow. The address is City West Lianhuachi East Road A, No. 5, Baiyun Times Mansion Building, 22-floor room 2216……”

“Yes, yes…… Thank you…… Thank you……”

The woman told Dong Xuebing about the things to note and reminded him to bring his ID before hanging up.

Dong Xuebing was excited. He kept his phone in his pocket and turned around: “Mum, I will have something on in the morning the day after tomorrow. You must remember to wake me up. I cannot be late.”

Dong Xuebing’s mother asked curiously: “Where are you going? Why are you so happy?”

Dong Xuebing laughed: “I will tell you on that day. I am going into the room to do my revision.”

Qu Yunxuan tugged Dong Xuebing’s mother and pointed to the direction of the room with her chin: “Could it be that Xiao Bing had found a job?”

“Maybe.” Dong Xuebing’s mother replied. “It’s good that he found a job. He can’t be staying at home all the time.” She said and sighed. “Hope he will be able to pass next year’s National Exams.”

Back in the room.

Dong Xuebing folded the brochure with the address and place it carefully into his wallet. He looked at the books and notes on interviews on the desk and said a prayer. This was the day he was waiting for. Fourth position? It was lower than he expected. Seems like many people had applied for the job at the State Security.

Dong Xuebing, you must get the job!

Chapter 12 – Making things difficult

Day of the interview.

Dong Xuebing was afraid that his mother and Aunt Xuan’s hopes will give him too much pressure and he was scared of disappointing them. This was why he did not tell them about his interview. He woke up early and had a bowl of porridge for breakfast, before secretly leaving for the “battlefield” alone.

Baiyun Times Mansion.

On the 22nd floor of this building, there was a row of offices. At the door of the offices, there were signages like Earthquake Bureau, Customs, etc. After asking the directions with the receptionist, Feng Yu was directed to an office right at the end of the corridor and saw Unit 2216. There were no signages outside. There was only a piece of A4 paper “Waiting Room for candidates” pasted on the door.

The door was open, and there was a stench of cigarette smell.

Dong Xuebing looked at his watch. It was 10 minutes to 9 am. He clenched his fist and knocked lightly on the opened door.

“Come in.” It was a man’s hoarse voice.

“Good morning, I am Dong Xuebing. I am here for the interview.”

“Oh, show me your documents.”

There were 2 men in civilian clothes sitting behind a desk. One was taller and about 45 years’ old, the other was shorter, about 50 years’ old. Both of them looked at Dong Xuebing’s documents and waved to him to sit down. There was an empty chair in front of them. Dong Xuebing sat upright. He was nervous, and his heart was beating very fast.

After waiting for a while, a middle age woman walked in from outside and sat behind the desk. She was much shorter than the taller man.

“It’s about time.” The taller man took out a stack of documents. “Can we start?”

Dong Xuebing replied: “…… yes.”

Dong Xuebing was perturbed. He had thought that with his results from the AAT and the written test, he should be one of the top 3 candidates. But the woman from State Security who called him told him that he was fourth place. That means he was the fourth person that was interviewed. If he could not answer the interviewers’ questions, he might even lose his position to the 5th and 6th candidates.

The State Security was only recruiting 4 people in this recruitment exercise.

The 3 interviewers looked at each other, and the taller man said in a stern voice: “What do you think of this year’s stock market?”

Here it comes.

Dong Xuebing’s mind was working as fast as he could. He had traded shares before when his family still had money. He knows a bit about the stock market. He also watched the news regularly and had keep track of the financial markets. Dong Xuebing could answer this question in many ways. But when he was about to open his mouth, he remembered Grandpa Hu’s reminder. He had told Dong Xuebing that behind every question, there was a hidden meaning.

Close. Dong Xuebing nearly told the interviewers about his analysis of the stock market.

The interviewers asked this question was not to know if Dong Xuebing play shares. They should be looking for other answers.

Dong Xuebing reorganized his words in his mind and said: “The earlier part of the year, all the major markets were doing well. I think this is a good thing, but also a bad thing. From the perspective of economics……” Dong Xuebing starts to talk about how the global economic situation can affect China’s economy. This was what he learned over the past two weeks. Although it was not very impressive, it was better than repeating what was reported in the papers. At least he did not say anything wrong.

Dong Xuebing just wanted to be saved and secure his 4th position. This way, he would still be able to be a civil servant.

“…… That’s my thoughts about the stock market.” After 2 minutes, Dong Xuebing stop.

The taller man looked at him: “That’s all?”

Dong Xuebing was stunned: “…… That’s all.” What does he mean? I did not answer his question correctly?

The taller man did not say anything. The 3 interviewers start to write something. It should be their comments and ratings of Dong Xuebing. After a while, the shorter man asked: “If you are now working with the government and your men on the ground often make a lot of suggestions over the internet. What will you do?”

Dong Xuebing thought for a few seconds. He remembered the standard replies he memorized a few days ago. Those replies were to answer these types of hypothetic questions. He felt that it can be used to answer this question. He immediately rephrases the replies he memorized in his mind and responded: “Currently, the internet has become a channel for people to voice their thoughts and sentiments. This is an important channel for the government. When the subsidiary units use the internet to make suggestions to the higher-ups, they will also reflect the issues they are facing on the ground. As the higher-ups, it will be easier for us to understand what they are going through and find ways to deal with the problems……” Dong Xuebing speaks for about 2 minutes. “That’s my answer to your question.”

The taller man fanned himself with the stack of papers in front of him: “That’s all?”

Still not enough?

Dong Xuebing thought for a while and said a bit more from the various answers he memorized: “If the subsidiary units made suggestions about our working attitudes and operating models, I would consolidate all heir suggestions and all for a department meeting. We should look into improving our work attitudes and operations. As a service provider, we should constantly refine and improve the ways we do things……” Dong Xuebing continued for another 2 more minutes.

The woman and the shorter man were writing something.

The taller man asked with the same tone: “Is there any more things you want to add?”

The woman frowned and looked at the taller man without saying a word.

The shorter man was tapping the desk with his pen. He kept looking down on the document in front of him and seldom raise his head.

“Ermmm…… that’s all.” Dong Xuebing was frustrated.

Dong Xuebing continued to answer the next few questions. He felt that he had responded to the questions well. But that taller man does not seem satisfied with him. He kept asking “That’s all? Finished? Nothing else? What about the rest?” after Dong Xuebing’s replies. He made it sounds like Dong Xuebing had given a very bad answer. He will indirectly influence the other two interviewers.

Damn, who did I offend? Why was this person making things so difficult for me?

Were all Civil Servant interviews like this? Cannot be. Dong Xuebing had never heard of such interviewers.

Dong Xuebing’s heart sank. He knew that he will not pass this interview. He could tell from the taller interviewer that he was trying to make things difficult for him.

Damn.

He will not pass……

Chapter 13 – Unbelievable person

Swish, swish, swish……

The pages of the document were flipped over slowly. All the interview questions were asked.

Dong Xuebing was feeling frustrated, but he could not blow up. He could only bear with it.

The taller interviewer tapped on the document in front of him with his fingers and not saying a word. This interviewer had indeed wanted Dong Xuebing to score poorly for this interview. On the second day after the written test results were released, he had received a call from a leader. That leader had told him the name of a young man who will be going for the interview. Although the leader did not say anything, the taller interviewer knew that the young man was this leader’s nephew. The leader was hinting to him to let his nephew pass the interview and get the position.

The tall interviewer checked the results, and the young man’s results were 5th. He needs to get rid of one person in the top 4.

The first 3 people had handled the interview very well. So, this interviewer decided to fail the 4th position candidate, Dong Xuebing. This person did not have any background and was from an average family. Dong Xuebing’s results were only slightly higher than the 5th place. If he suppresses Dong Xuebing’s interview results, Dong Xuebing will drop to the 6th or 7th place. This was why he was trying to make things difficult for Dong Xuebing. The other interviewers knew what he was trying to do.

But here’s the problem.

Although Dong Xuebing’s answers were not fantastic, he did not make any mistakes. If the tall interviewer gave Dong Xuebing a low score for no reasons, he might get into trouble if he was found out. He decided to focus on the last interview question. Based on the interview procedures, the last question of the interview was up to the interviewer. The interviewer can ask anything.

Dong Xuebing does not know that the moment he steps foot into this interview room, he was destined to fail.

“Uh, this is the last question……” The taller interviewer was thinking hard about what question to ask.

Just when Dong Xuebing was preparing to listen to the final question, a group of people walked past the interview room.

A younger woman was laughing and saying: “If you want to buy a phone, you should buy an iPhone. It is the trendiest phone.”

A slightly older man replied: “I am still used to Nokia phones.”

“We should support our country’s domestic products.” Another man in his 30s said.

Their voices were quite loud. Dong Xuebing and the 3 interviewers looked at them. When those people walked further away, the taller interviewer who was closest to the door, stood up and close the door. He returned to back to his seat behind the desk and asked: “This is the last question of this interview. What are the colors and brand of those people’s clothes and shoes, who walked past just now?”

“Ah?” Dong Xuebing thought he had heard wrong. “Can you please repeat your question?”

The taller man repeated his question impatiently: “What are the colors and brand of those people’s clothes and shoes, who walked past just now?”

Dong Xuebing was stunned. All his focus was on the interviewers in front of him. He did not notice those people who walked past.

The taller interviewer looked at him: “You can’t even tell me the color of one person’s clothes and shoes?”

The female interviewer’s face changed. She wanted to say something, but she paused and shook her head.

WTF was this question? How can one remember those people’s clothes and shoes without preparation? This was an interview and who would dare to be distracted to notice those people? This was too much. Dong Xuebing could not stand it any longer and asked: “Sorry, I do not understand what has their clothes and shoe color got to do with my interview.”

The taller interviewer looked at him emotionlessly: “We take a lot of factors into consideration during the interview. For example, your observations, memories, focus, etc. Can’t you answer me?” Seeing Dong Xuebing’s pale face, the tall interviewer wrote something on his document and said: “That’s all. You can go back and wait for our call.”

That’s it?

I can’t get this position?

Fuck! Dong Xuebing was mad. Fine, you want to test my observations, memories, focus skills?

Back!

……

The scene changes.

Dong Xuebing could hear the footsteps, “……buy an iPhone. It is the trendiest phone.”

A slightly older man replied: “I am still used to Nokia phones.”

“We should support our country’s domestic products.” Another man in his 30s said.

A younger woman was laughing and saying: “If you want to buy a phone, you should buy an iPhone. This is the trendiest phone.”

“I am still used to Nokia phones.”

“We should support our country’s domestic products.”

The two men and that woman walked past the office again. Dong Xuebing immediately stared at them.

The taller interviewer closed the door and returned to his seat: “This is the last question of this interview. What are the colors and brand of those people’s clothes and shoes, who walked past just now?” The interviewer was confident that Dong Xuebing was unable to answer him. Even he who tried to remember what those people were wearing, he could not see their shoes properly. Let alone the brand of their shoes. No one should be able to know.

The female interviewer could not stand it. What sort of interview question was this? However, because of the leader notifying them about his nephew in advanced, she kept quiet and did not stop the tall interviewer.

Dong Xuebing closed his eyes and did not say a word.

The tall interviewer looked at him: “You can’t answer me? Ok. This interview is over. You can go back and wait for our call.” He finished saying and was about to write down the results of the interview.

Dong Xuebing slowly opened his eyes and said with his eyes half-open: “That girl is wearing a cotton material top, orange in color and a white pleated skirt. She is wearing a pair of grey and white open toe heels. There is a purple colored flower print design on the heels.” The 3 interviewers were shocked. Dong Xuebing continued: “That man in his 30s is wearing a brown and white strip T-shirt. He is also wearing a gold necklace. His pants are black in colored, and his shoes are a pair of black pointed toes leather shoes. At the pointed part if the shoes, there was some dust.”

The taller interviewer dropped his pen on the desk, and the pen rolled to the edge and dropped onto the floor.

Dong Xuebing took a deep breath and continued: “The last man was wearing a casual shirt with embroidery patterns. The shirt is black in color, and the embroidery pattern is a dragon. The embroidery pattern has many colors, but it is mainly gold and white. His pants are a pair of grey jeans. The material is a softer material, and his shoes are of canvas material. The top part of the shoes is brownish yellow in color, and the bottom part is greyish white. The shoelaces on both feet are of a different color. The left foot is red in color, and the right is green.” Dong Xuebing had practiced his memories to cheat in the written test. He was able to remember things quickly. He looked up at the interviewers: “Ermmmm…… That’s all.”

The taller interviewer immediately ran out of the room.

3 minutes later, he walked back into the office. The other two interviewers looked at him, and he nodded listlessly.

They took in a deep breath to calm themselves.

The taller interviewer looked at Dong Xuebing as if he was a monster. “Ermmm… Very good. You… erm….. you go back and wait for our notification.”

Dong Xuebing stood up and bowed to the interviewers. “Thank you for the interview.”

After Dong Xuebing left, the taller interviewer lit a cigarette. “Incredible.”

“That’s right.” The shorter man said. “I have never met anyone like him. How did he remember all those details?”

“I also want to know how.” The female interviewer said. “He did not know what you are going to ask beforehand and had just glanced at those people. How come he can even remember the color of the shoelaces and the dust at the tip of the shoes? This cannot be described as having good observation skills and memory. This was too unbelievable.”

Chapter 14 – Pass!

Two days later. Morning.

Qu Yunxuan’s apartment living room.

Dong Xuebing and his mother had wanted to ask Aunt Xuan along to buy groceries in the southern part of the city. The meat and vegetables there were cheaper. But when they entered her apartment, they saw Xiao Dong and his mother, Mrs. Xu, sitting in the living room chatting with Aunt Xuan. Dong Xuebing’s mother pulled a chair over and join in their conversations. The Dong and Xu families were not on good terms, especially Dong Xuebing and Xiao Dong. But Beijing people had lots of pride and tried to be nice to each other. Even when they dislike each other, they will still chat for a while whenever they met.

“Xiao Ping, I heard that your son Xiao Bing had been revising these few days.”

“That’s right. The National Civil Servant exams are in 6 months. What about your Xiao Dong?”

“He is also doing his revision. If the questions are not too difficult, he should be able to pass.”

“Sighed… You do not need to worry about your son, unlike me. My Xuebing had never been good with his studies since young.”

Dong Xuebing sat there quietly drinking a glass of coke given to him by Aunt Xuan. He did not take part in their conversations. He knew that his chances of passing the interview were slim. The main interviewer had something against him, and most likely he will fail the interview. Dong Xuebing had been feeling down and had been quiet the past two days.

“Drink slowly.” Qu Yunxuan took a tissue paper and helped Dong Xuebing’s mouth. What are you thinking?”

Xiao Dong saw the way Qu Yunxuan wipe Dong Xuebing’s mouth. He glared at Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled: “I am thinking about the exams.”

Qu Yunxuan sighed. “Don’t give yourself too much pressure. I am worried about you.”

Mrs. Xu said with an air of superiority: “That’s right. I had said previously. The chances of fresh graduates passing the Civil Servant test is too low. You should get a job and have a few years of working experiences first. After 2 to 3 years, you can try again for the national exams. Treat this few years as training. One of my colleague’s kid had taken the National Exams for a few years after he graduated but had not passed. He had wasted his time.”

Qu Yunxuan does not like the way she speaks. “You can’t be so sure.”

Mrs. Xu nodded. “If you are lucky, you might pass the written test after a few tries.”

Qu Yunxuan rubbed Dong Xuebing’s head and said: “Our Xiao Bing is very smart. He should be able to pass the next National Exams.”

Xiao Dong took his eyes away from Qu Yunxuan and looked at Dong Xuebing. After one month, he had regained his confidence. “My written test results are out. I got 85 marks for the administrative aptitude test. I heard that very few candidates got more than 90 marks for this year. How much did you get?” 85 marks for AAT? That means Xiao Dong did not score any marks for the essay test. If not, he would have met the minimum required marks of 100 to qualify for the Custom’s interview.

Dong Xuebing replied without even looking at him. “I forgot.”

Xiao Dong sneered. “Your results are not good? Do you need me to give you some tuitions?”

“No need. I can do my own revisions.” Dong Xuebing was not interested.

Maybe it was because Qu Yunxuan was around and Xiao Dong tried to leave a good impression: “Ok. You can always ask me if you have difficulties answering any questions.”

Mrs. Xu smiled happily and patted Xiao Dong on his back: “My son is very good in administrative aptitude test. I asked all the neighbors around here who’s kids had taken part in this test. None of them had scored more than 80 marks. The best was only 65 marks. But my Xiao Dong had not done very well for his essay questions. At least he was better than a lot of people. Many of them did not even get 15 marks.”

Dong Xuebing’s mother sighed: “Your son will definitely be as successful as Section Chief Xu in the future.”

Mrs. Xu laughed proudly: “Who knows what will happen in the future?”

Ringringring…… Dong Xuebing’s phone rang. He took it out from his pocket and answered: “Hello?”

“Hi, are you Dong Xuebing?” It was a man’s voice. From his voice, Dong Xuebing could not tell his age. He might be in his 40s, 50s and even 60s.

“I am. May I know who’s calling?”

“I am calling from West District’s State Security Branch Bureau, Political Section. The City Bureau had sent the results of your application in the morning. I am calling to notify you. You are required to report to West District’s State Security Branch Bureau on next Monday, 9 am. You can take down the address. Western district, Zixin Road East, south of the 50 meters mark. You will see a building with no signages. Because we are a special unit, we will not be issuing any written notification to you. You only need to bring your identification card, Household Register, the original and a photocopy of your school’s certificate.”

Dong Xuebing was in a daze. “Ah? You are saying…… saying……”

The man on the phone said in a firm tone: “You have passed the Civil Servant test and interview. We are short on manpower. This is why we need you to report earlier than other departments. If you have any other reason that prevents you from reporting latest by next Friday, we might cancel your application. Do take note.”

Dong Xuebing anxiously said: “No, no. I have no problems. I will surely be there on Monday.”

“Good.” The sound of paper rustling could be heard over the phone. “The section you are being posted to is General Office. You will know the detail when you report on Monday.” State Security was different from other government agencies. Applicants for the other agencies could write down the specific section or departments on the application form. But for State Security, the applicants can only write “Administrative Department” or other general terms. It was up to the office to assign the applicant.

“Yes. Yes. Thank you.”

“That’s all.” Too, too, too…… The line was cut.

Dong Xuebing kept his phone and return to his seat. His hand was shaking.

Dong Xuebing’s mother looked at him concernedly: “Did you find a job? What company is it? How is the benefit?”

Mrs. Xu said: “That’s right. Get a job outside while trying for the test or exams again. I am being frank with you. Even if you are not able to pass, at least you can still support yourself.”

Xiao Dong looked at Dong Xuebing arrogantly: “Is your salary more than 2,000 RMB?”

Dong Xuebing can’t be bothered with him. He turned to face his mother. “Mum, I need to tell you something.”

His mother looked at him: “What?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Ermmm…. I passed the test, and I am a Civil Servant now.”

Dong Xuebing’s mother almost choked on her tea. She coughed and put down the teacup. “What did you say? What did you pass?”

“I said I passed the Civil Servant test and I am a Civil Servant now.”

“Nonsense.” Dong Xuebing’s mother stared at him. “Do you think it is funny to trick me?”

Qu Yunxuan and pinched Dong Xuebing’s arm. “You are not even call up for the interview, how can you be a Civil Servant? Since when did you become so humorous? It’s fine. You can retake the test. Just work harder and stop thinking about the past test. Cheer up.”

Dong Xuebing raised his voice. “Mum, Aunt Xuan, since when did I lie to you all? I really pass the test, and they have already notified me over the phone.”

“Ah?” Dong Xuebing’s mother, Aunt Xuan, Mrs. Xu, and Xiao Dong were all stunned.

……

Chapter 15 – The Road Ahead!

Qu’s apartment.

Living room.

Dong Xuebing’s mother immediately asked: “What’s going on? Tell me.”

Qu Yunxuan also asked: “You pass the test? But didn’t you did badly for your administrative aptitude and essay tests?”

“Ermmmm. I did not do badly for the test. You all are the ones who misunderstood me and all of you had never asked me about the test.” Dong Xuebing laughed embarrassedly. “Later, I felt that I still have to pass the interview and I am not confident. That’s why I did not tell you. I don’t want to give you false hopes. Errr…… Do you still remember I had gone out in the morning of the day before yesterday? I had gone for the interview that morning. During the interview, I felt my replies were not good, and I was in the 4th place. I thought I had failed the interview. But they had just called me, asking me to report to the Western District Branch Bureau next Monday. They told me that I am hired.”

Dong Xuebing’s mother grabbed his hand. Her lips were trembling: “You really pass? You are not lying to me?”

Dong Xuebing replied: “Hahaha. I don’t dare to lie to you.”

Mrs. Xu stuttering asked: “Is this a mistake? What is your score for the written test?”

Dong Xuebing looked at the mother and son. “My overall score for the test is about 130.”

“130?” Xiao Dong grasped. “You really scored 130 for your overall score?”

“My clever boy…… my clever boy……” Dong Xuebing’s mother started to cry. Her tears were flowing. She was holding on to Qu Yunxuan’s hand and was lost for words. “Yunxuan, did you hear it? Xuebing had passed. My son is now a Civil Servant.”

“Yes, yes. I heard it.” Qu Yunxuan helped to wipe her tears. “This is a good thing. Stop crying.”

Dong Xuebing’s mother could not stop her tears from flowing down. “I am too happy. Really very happy.”

Qu Yunxuan laughed and playfully knocked Dong Xuebing’s head: “You this rascal had done us proud.”

Dong Xuebing was feeling very emotional too.

After a while, Dong Xuebing’s mother finally stopped her tears. She wiped her face and immediately said: “Yunxuan, don’t cook lunch today. Come over to my place for lunch. I will go downstairs to buy more vegetables and meat. I will prepare a feast.” She turned to Mrs. Xu and Xiao Dong. “You and Xiao Dong don’t leave too. Come over to my place for lunch.”

Mrs. Xu slowly forced a smile: “No thanks. I…… I still have something on in the afternoon.”

Xiao Dong gritted his teeth: “Mum, let’s go.”

Qu Yunxuan asked politely: “Why not stay a while longer?”

“We still have something on later. You all can carry on.”

Mrs. Xu dragged Xiao Dong out. Before leaving, Xiao Dong looked at Dong Xuebing jealously. He can no longer be arrogant and proud. Dong Xuebing becoming a Civil Servant was a massive blow to this mother and son pair.

About 10 minutes after they left, there was the sound of things being thrown about from upstairs. Shouts could also be heard.

“Stop hitting our son.” It was Mrs. Xu’s voice. “Stop hitting.”

“Dad……”

“Even that kid from the Dong Family is better than you! I will break your legs today!” It was Section Chief Xu’s voice.

“Ahhhhh…….”

Dong Xuebing felt good hearing Xiao Dong screaming in pain.

During lunch, the overjoyed Dong Xuebing’s mother drank two bottles of beer. “Xuebing, you have made me proud. Mum had never been so happy my whole life. Help me top up my glass. I will finish this bottle today.”

Dong Xuebing was also feeling proud and helped his mother, and Aunt Xuan poured beer.

Qu Yunxuan reminded: “Don’t let Sister Luan drink so much. She will get drunk.”

“It’s ok, it’s ok.” Dong Xuebing’s mother was smiling and raised her glass. “Yunxuan, let me toast you. These few days, you had helped Xuebing a lot. If it were not for you helping him to cook and wash his clothes, he would not have so much time to study.”

Dong Xuebing heard this and quickly raise his glass too. “Aunt Xuan, thank you.”

Qu Yunxuan waved her hand and said: “Sister Luan, Xiao Bing, don’t say that. Xiao Bing had saved my life. Let’s not thank each other. I am younger than you, so I should be the one toasting you. Cheers.”

Evening.

Qu Yunxuan returned home, and Dong Xuebing’s mother was humming an eighties song while packing her luggage.

Dong Xuebing can’t bear to see his mum leaving: “Why do you have to leave so early? Can’t you stay for a few more days?”

“The village is starting school soon. I had wanted to return a few days ago, but I saw you were down. That’s why I stayed to accompany you.” Dong Xuebing’s mother smiled. “Now, you have entered the government service, and I have no more worries. It’s time I go back to the village.” Beihe Province was not far from Beijing and was only a 3 hours car ride away.

Dong Xuebing helped his mother packed two middle school Chinese Language teaching materials. “Let me send you off tomorrow. You must remember to take care of yourself.”

Dong Xuebing’s mother smiled. “Don’t worry about me. You must be careful when working in a government agency. It is the most competitive place in China. Our family has no background, and it will not be easy for a commoner to be promoted. It’s fine if you remain as a low-level staff and not be promoted. I just want you to be safe.”

Dong Xuebing nodded listlessly. “I know.”

If it were 2 months ago, Dong Xuebing would be contented if he could find a 2,000 RMB a month job and an average woman as his wife. He and his wife will take a loan to buy an apartment and live happily ever after. He had never imagined his life will change so much. He was now a civil servant.

Since getting the special power, things had been going smoothly for him in the right direction.

Be an officer? It does not seem to be an unrealistic goal.

What’s the road ahead?

What’s my next step?

At night, Dong Xuebing was deep in thoughts while lying on the couch. Since he was able to enter the government service and have the special power ‘Back,’ he felt he should plan his life. If he were still an average person, he would be satisfied to be promoted to a Deputy Divisional Chief after working there for 10 to 20 years. But now, Dong Xuebing can turn back time. He should be able to use this ability to get power and wealth.

Set the goal as Section Chief? A village mayor? A County Mayor? Or a Provincial Bureau head?

Getting the rank of a Section Chief before retirement at 60 years’ old? Huh? Is this goal set too low?

Then how about Divisional Chief? Will it be too high? Dong Xuebing was not even confident of reaching the rank of a Deputy Section Chief. Divisional Chief was too far away.

But……

After a while, Dong Xuebing slapped his lap. “That’s it!”

Dong Xuebing decided to set his goal “higher.” Of course, if it was possible, he also wanted to be promoted from a Staff Member to a Section Head level, from a Section Chief level to a Divisional Chief level, from a Divisional Chief level to a Bureau Director level, from a Bureau Director level to Provincial Ministerial level and from Provincial Ministerial level to National Level…… Yes. This will be my goal.

Dong Xuebing wants to enter the Central Committee.

He wants to enter the Political Bureau of the Central Committee of the CPC!

Dong Xuebing had set this unrealistic goal as his target in his heart.

Chapter 16 – General Affairs Department

……

Monday.

Morning, at 8 am.

Dong Xuebing was walking towards Western District State Security Branch Bureau. He was still thinking about the ridiculous goal he set for himself two days ago. But when he remembers that he had not even reported for work and he was already dreaming of becoming a member of the Political Bureau of the CPC Central Committee, he blushed. If his mother or his classmates knew about his dreams, they would surely laugh at him. But Dong Xuebing will not give up so easily. He will work hard to achieve this goal.

Western District, Zhixin Road.

West side of a cross junction.

Looking at the time, it was only 8.20 am. There was still time before 9 am. Dong Xuebing walked over to a roadside stall and bought an egg crepe for breakfast. He ate the crepe behind a pirated book store. He was familiar with this area. The venue for his written test, No. 15 Middle School, was just ahead. Just across the walkways was the South entrance to Jiangong Hospital. Further east was the northern entrance of Tao Ran Ting gardens.

Just after Dong Xuebing finishes his crepe, he saw a bus entering a bus stop in front of him.

A man alighted from the bus. All the passers-by turned to look at him. He was a young man about 1.9m in height and about 150 Kg in weight. He should be about Dong Xuebing’s age and had a fierce look. All the other office workers at the bus stop thought he was a hooligan and stepped away from him.

After alighting from the bus, the tall and fat man looked around and walked towards Dong Xuebing.

When Dong Xuebing thought that he was going to be beaten up by this big size hooligan, that big size man squats down on a step 1 m away from him. He reached out his hand and patted a dirty stray cat sleeping on the steps. He stroked the cat, and the cat was meowing and licking that man’s hand.

“Are you hungry?” That man asked the cat gently. “What do you want to eat? I will go and buy now.”

The cat was meowing and playfully scratching that man with its claws.

That big size man played with the cat for a while before walking over to a roadside stall to buy a sausage and start feeding the cat. “Eat slowly. Don’t choke.” His actions were a stark contrast to his outer appearances. Dong Xuebing was still not accustomed to this, but he felt that this was a caring person.

It was finally 8.50 am.

Dong Xuebing walked past that big size man and made a turn around the corner. He walked towards a rusty gate. He could see 2 old buildings which were built in the 70s or 80s in the compound. The metal gates were closed, and there was only an opened window by the side of a small guardroom. A few people were pushing their bicycles slowly through the gate. Dong Xuebing felt he was in the wrong place. He thought this was an office building and the condition of this place was too poor. There were even no guards outside. This was more like a state-owned factory, rather than a State Security branch.

There were no signages at the entrance.

Dong Xuebing looked around and then tried to follow a middle age man, who was pushing his bicycle, through the gates.

“Eh! You. Wait!” An old man’s head sticks out of that open window of the guardroom. “Who are you looking for?”

Dong Xuebing immediately replied: “Is this the Western District State Security Branch Bureau? I have just passed my Civil Servant test this year, and the Political Section office had called me to report today at 9 am. My name is Dong Xuebing.”

The old man nodded and picked up the landline phone to make a call. After a few seconds, that old man hung up the phone and nodded to Dong Xuebing. He hands over a registration book to him. “Sign this, and you can enter. The Political Section office is at the southeast building. That grey colored building. It is on the second floor, right at the end of the corridor. You proceed there straight. Don’t wander around.”

“Ok. Thank you.”

The mood in the compound was very different from other government agencies. Beijing people were very hospitable and will greet and chat for a while when they see someone they know. They will talk about some meaningless stuff, like “Have you eaten breakfast?” “how’s your flu?” “Are your kids in school?” Etc. But in this compound, the people only nodded to each other and did not speak. Only when they saw a leader, they will open their mouths and greet them “Good morning, Section Chief.” Or “Good morning, Director.” There was no pointless chatting.

Grey building.

Second floor’s corridor.

Dong Xuebing saw the sign “Political Section office” on the wall. But there were lots of offices there, and he does not know which office to enter. When he was hesitating, he heard footsteps behind him. He turns around. Huh? It was that big size man he met at the bus stop. Was he also from the State Security?

“Excuse me.” Dong Xuebing asked. “This is my first day. Do you know which office should I go?”

That big size man paused and scratched his head embarrassedly. “I am also here to report, and I am also looking for the office.”

“Huh? What a coincidence.” Both kept quiet. Dong Xuebing could feel this person was not good at talking like him. He cleared his throat and said: “Errrmmm…… My name is Dong Xuebing.”

That big size man smiled: “I am Sun Zhuang. I have just graduated from University. My friends in school call me Zhuang Zhi (means pillar in Chinese).”

Both shook hands and walked into an office nearest to them. They entered the correct office. A staff member in civilian clothes told them to wait there. A Deputy Chief from the Political Section office entered the room and go through all the paperwork and told them the rules and regulations within the department.

More than an hour past.

The Deputy Chief took a sip of tea: “That’s all. The both of you will be posted to the General Affairs Department. I heard that the department is short on manpower. Try to familiarize yourselves with this place. Tomorrow will be your official first day. As for your uniforms, we will give it to you when it is ready. Anyway, other than some meetings in the City Bureau, we do not need to wear the State Security uniforms. This is not important.”

After finishing what he had to say, he asked the staff member to show Dong Xuebing and Zhuang Zhi where their office was.

The General Affairs Department was located on the ground floor. It was a partitioned small office. There were 8 to 9 desks in it.

That staff member from the Political Section office walked in and said: “We have newcomers. Both are fresh graduates. This is Dong Xuebing, and this is Sun Zhuang.”

Dong Xuebing knew the first impression was essential and he modestly said: “I am new here and do not know anything. Please guide me along in the future. Thank you.”

Zhuang Zi heard Dong Xuebing, and he quickly said: “Me too. Please guide us along.”

The people in the office look at both of them from head to toe.

One girl in the office laughed. “Don’t worry. Once you enter this office, we are one big family.”

That staff member from the Political Section office pointed to the 5-6 people in the office. “Chief Zhou had gone to the doctor? He does not seem to be around. This lady is Tan Limei, that is Old Yan, Guo Panwei, Guo Shunjie, Changjuan……”

Chapter 17 – Staff members

Tuesday.

Western District Branch Bureau, General Affairs Department.

Today was Dong Xuebing’s official first day of work. His desk was by a window in a corner. Sun shone brightly on his desk through the window’s panels. It was warm and bright. Pulling the curtains had helped a bit. Directly opposite of Dong Xuebing was Zhuang Zhi’s desk. They were facing each other. In the middle, there were 2 17in monitors and a table calendar separating them.

In the office, other than Dong Xuebing and Zhuang Zhi, the rest of the staffs were very busy.

A cheerful girl standing at the photocopier machine was organizing some documents. She said without raising her head: “Guo Shunfa, I have too many things to do. Help me photocopy some documents. The Bureau needs them urgently.”

Guo Shunfa, in his late 20s, was busily typing on his keyboard: “I am also very busy. Ask someone else to help you.”

The oldest staff in the office, Old Yan was sitting at his desk reading the newspapers. He does not have any intention to offer his help.

Guo Panwei, who looks like a monkey, was looking down, writing something. He shouted: “Let me finish writing this and I will be there.”

The woman, named Changjuan, was holding up a small mirror drawing her eyebrows.

Dong Xuebing looked around and walked over. “Sister Tan, let me help.”

“Ok.” Tan Limei passed a stack of documents to Dong Xuebing and said: “You know how to photocopy? Place the documents here along this line and press that big button. Remember its single side and I need 4 sets. Staple them when it’s ready. Oh, what did you call me just now? Sister Tan? Haha…… Don’t call me that. I attended school early and had only just graduated one year ago. I might even be younger than you and Zhuang Zhi.”

“I will also help.” Zhuang Zhi walked over.

Tan Limei casually said: “Fine. One of you photocopy and the other staple. Better be quick. The Leader is waiting.”

While waiting for the copier to print the documents, Zhuang Zhi clumsily stapled the stacks of papers.

When Dong Xuebing and Zhuang Zhi finished with the documents, Guo Panwei, who had been looking down, and Changjuan who was drawing her eyebrows, stood up and said at the same time: “I will send the documents over.” Both looked at each other, and Changjuan smiled seductively: “I will send the documents to the Political Section and the Confidential Department. You can send the documents to the Bureau Chief.” They arranged the documents and Guo Panwei straighten his shirt, while Changjuan touched up her makeup. After that, both of them walked out of the office with the papers at the same time.

Dong Xuebing and Zhuang Zhi were puzzled.

Tan Limei was used to this and grumbled behind their back: “Lazing around at work all the time and only rushed forward when there is a chance to meet the leaders. Hmph!”

Dong Xuebing was new and does not know the characters of the people in the office. He smiled and did not say anything.

Suddenly Guo Shunjie waved: “Xiao Dong, Xiao Sun, come over here.”

Dong Xuebing and Zhuang Zhi walked over: “Yes?”

“Create one more copy for these tables. Do you know Excel? Just use the same format and recreate a table. The data you can get from this Word document. Copy and paste will do. Don’t paste into the wrong table. I need this file before noon. Once completed, print it out.” Guo Shunjie spoke like a leader, and his instructions were clear. When Dong Xuebing and Zhuang Zhi were creating the table, he was free and was drinking tea and surfing net. He was reading some aquarium fish forum.

Noon.

Dong Xuebing and Zhuang Zhi completed their task. Guo Shunjie looked at the printout and nodded. “Hmmm… Good.”

Tan Limei joked: “Leader Guo, it is lunchtime now. Can we go for lunch?”

Guo Shunjie did not get angry and laughed: “I am not a leader yet. Stop poking fun at me.”

Guo Panwei looked at his watch and took his clutch bag: “I will be going to the hospital to visit Chief Zhou.” He left.

Changjuan also stood up: “I will not be eating at the cafeteria. Someone is treating me for lunch.”

“Xiao Dong, Xiao Sun.” Old Yan, who did not speak a single word the whole morning, smiled to them both: “You still have not bought the lunch tickets? Come, let’s go. Both of you can use my tickets first.”

Dong Xuebing hurriedly waved his hand. “No need, no need. Thank you. Both of us can eat outside.”

Zhuang Zhi also said: “Yes, yes. Thank you.”

Tan Limei said: “There is nothing good to eat outside. Don’t think our cafeteria here is small. The food is delicious. Come, let’s go. Old Yan, I will bring them to the cafeteria, and they will use my lunch tickets.”

Old Yan smiled at her: “Fine. You, youngsters, should get together more. These two young men seem quite hardworking.”

Tan Limei had average looks, but she was very talkative. She was able to chat with anyone and dares to say everything. During lunch in the cafeteria, located on the northern side of the compound, she told them all sorts of gossips.

But thanks to her, Dong Xuebing learned a lot about this office.

In other agencies, the General Affairs Department and the administrative office were the same things. But as the State Security was a particular unit, there were many confidential documents. This was why the General Affairs Department here had a separate office to handle meeting materials, writing and editing Leaders’ speeches, transferring of files, and other miscellaneous stuff. The Chief of this office was Deputy Divisional Chief rank, and he does not really care about the work here. He let his Deputy Chief Zhou, take charge of everything in the office. Zhou Changchun was in his 50s, and his health was not very good. He often needs to take sick leaves.

Under Deputy Chief Zhou, were the staff members like them.

Old Yan was the most senior in the office. But many years ago, he had offended a leader from City’s State Security Bureau and could not be promoted. He was now in his 50s and was still a staff member, despite almost reaching his retirement age. He had also got over it. He just comes to work and read the newspaper the whole day. He will not do any work and does not care about everything.

Guo Panwei was an ambitious person. He likes to hang around the leaders bootlicking, and he knows most of the leaders.

Guo Shunjie had someone in the Bureau. Hearsay, the District Director / Political Commissar, was good friends with his father. This was why, other than Deputy Chief Zhou, Guo Shunjie does not listen or care about anyone else. He thinks he was the “biggest” among the staff members.

Changjuan in her 30s. Although her looks were average, she likes to doll up and flirts with the leaders. She looks like she was hoping to be some leaders’ mistress.

Tan Limei was the only person in the office that does actual work. She handles almost all the documents in the office.

That’s the situation in this office.

Offices…… were complicated……

Chapter 18 – Said the wrong things!

As usual, Dong Xuebing practiced on familiarizing his power Back yesterday.

Wednesday morning, after Dong Xuebing woke up, he received a call from Qu Yunxuan over for breakfast.

Someone famous will be visiting Aunt Xuan’s workplace, and she was wearing formal office wear today. She was beautiful with her fair complexion and hourglass figure. Tan Limei and Changjuan were too far away compared to her. Even the prettiest girl in Dong Xuebing’s university could not be compared to Qu Yunxuan’s beauty.

“Aunt Xuan.” During breakfast, Dong Xuebing could not help but praise her. “You are so pretty today.”

But after saying that, he immediately regrets. Why did I mention that?

Qu Yunxuan blushed. She stared at Dong Xuebing and pretended like she was going to hit him: “You want me to hit you?”

Dong Xuebing kept quiet and quickly continued with his breakfast.

“Eat slowly. No one will eat your food.” Qu Yunxuan rolled her eyes and wipe the corner of his lips with a paper napkin. She asked gently: “How was your first day of work yesterday? Aunt Xuan has a piece of advice for you. Watch what you say at work. There are a lot of unspoken rules in the workplace. If you offended any leaders unconsciously, it would be hard for you to carry on working there. So, talk less work more. If you need to bootlick your superiors, then you bootlick them. Do you remember what I said?”

Dong Xuebing replied: “Yes.”

After breakfast, Dong Xuebing bid Qu Yunxuan farewell and left for work.

At the foot of the apartment building, Dong Xuebing met Mrs. Xu and her son. She seemed to be bringing her son out and was flagging for a taxi. When Mrs. Xu saw Dong Xuebing, she battered her eyelid and smiles. “Xiao Bing, are you going to work? How is your work?” Mrs. Xu’s attitude towards Dong Xuebing changed a lot after the latter became a Civil Servant. She was no longer arrogant like before.

Dong Xuebing replied: “It’s fine. Things were slightly busier in the morning, and I have not much work in the afternoon.”

Xiao Dong looked at him with a black face and entered the taxi.

Mrs. Xu also opened the door of the taxi and said: “We will make a move first. Xiao Dong wants to visit the antique market.”

“Bye.” Haha, things change when I entered the government service. I am still not even an official.

With a relaxed mood, Dong Xuebing boarded a public bus to the Western District Branch Bureau. He smiled to the old guard at the guardhouse and entered the compound with some other staff members he did not know. He walked to the grey building and entered the office. After putting his things at his desk, he picked up a broom and start sweeping the office.

In the past, cleaning up the office was Guo Panwei’s duties. He did that was to show how “hardworking” he was to the leaders. But after Deputy Chief Zhou was hospitalized last week, Guo Panwei no longer cleans up the office. Why? Because the leader was not around to see him working. Why should he do it?

“Oh, Xiao Dong? Why are you so early today?” Guo Shunjie walked in with his bag.

Dong Xuebing smiled: “There are no traffic jams this morning, so I arrived early.”

Soon, Guo Panwei and Changjuan entered the office together, chatting.

Tan Limei was the fifth person to arrive, and Zhuang Zhi was the sixth. Old Yan was the last to reach the office.

The workload on Wednesday was much lower than Monday and Tuesday. Dong Xuebing saw that Tan Limei does not need his help, he took a mop and clean the toilet outside the corridor. He also mopped the hallway outside the office. Someone had dirtied the area with spit and melon seeds shells.

While Dong Xuebing was cleaning up, he heard footsteps at the end of the corridor.

He looked up and saw a man in his 50s, walking slowly towards his direction. That man was walking with a slight limp. His left leg could take a bigger step than his right. He looked like he had a mild stroke before. Dong Xuebing knew that this person should be the Deputy Chief Zhou Changchun, who was hospitalized last week. He was the head of this General Affairs office.

Dong Xuebing wanted to leave a good impression with the leader, and he pretended not to see him. He continued to mop the floor diligently.

“You are?” Zhou Changchun asked puzzledly.

Dong Xuebing pretended to just notice him, and he paused for a while, wiping his sweat from his forehead: “Ah…… You must be Deputy Chief Zhou? Nice to meet you. I am just posted to this office. My name is Dong Xuebing, you……”

Zhou Changchun just gave a short reply and entered the office: “Ok.”

“Deputy Chief Zhou, i……” Dong Xuebing thought the leader will ask him some questions, but he just walks past him. He was thinking in his heart, what’s wrong with the leader?

But when Dong Xuebing thought Deputy Chief Zhou was someone very stern and does not speak much, he heard Zhou Changchun greeted the rest of the staff members in a friendly manner. “Thanks for working hard everyone. Haha, did anything important happen when I am in the hospital?”

Tan Limei joked: “Chief Zhou, you still don’t trust us?”

Changjuan also laughed seductively: “That’s right. Chief Zhou, since when did we create problems for you?”

Guo Panwei also walked over to Deputy Chief Zhou: “I will help you brew a cup of tea.”

“Chief Zhou, are you feeling better?” Guo Shunjie asked.

Dong Xuebing was stunned, and he slapped his forehead. He realized why Zhou Changchun treated him so coldly. Everyone in the office addressed him as Chief Zhou, leaving out the word Deputy. Dong Xuebing was the foolish one who greeted him as Deputy Chief Zhou. Although it was just a word, there was a huge difference. People will feel better without the word Deputy. It also shows that you respected that leader. This was an unspoken rule in the government sector. Everyone does this.

Actually, Dong Xuebing also knew about this rule. Grandpa Hu had told him about this in the hospital. But Dong Xuebing did not really pay attention to this. But now, he was accepted into the government sector, and he had offended his direct superior on his second day of work. This was a grave mistake.

Dong Xuebing quickly shouted: “Back!”

……

The surroundings changed.

Melon seeds shells appeared on the clean floor again.

Tap, tap, tap. It was the sound of footsteps.

“You are?” Zhou Changchun pale looking face appeared in front of Dong Xuebing.

“Ah? You must be Chief Zhou?” Dong Xuebing replied energetically. “I am the new staff member. My name is Dong Xuebing. Nice to meet you, Chief Zhou.”

Zhou Changchun smiled and nodded. “You seem energetic. You started yesterday? How are you adapting?”

Dong Xuebing replied: “Thank you, leader, for asking. I had familiarized myself with the work.”

Zhou Changchun patted Dong Xuebing on his shoulders: “Good. Work hard.”

Zhou Changchun’s attitude was totally different now.

Dong Xuebing wiped off the cold sweat on his forehead. So close.

Chapter 19 – Sitting posture

Thursday.

General Affairs Department Office.

With Chief Zhou around, everybody’s working attitude was different. Guo Panwei was had not been doing anything the past two days was very hardworking. He not only helped Tan Limei with her task, but he also helps Chief Zhou clean up his office. Every 10-20 minutes, he would go into Chief Zhou’s office to help him pour tea. Changjuan even did not touch up her makeup in office. She and Guo Shunjie were pretending to work hard. The only person who was still the same was Old Yan. He was still reading newspapers at his desk.

“Xuebing.” The big size Zhuang Zhi who was sitting opposite asked: “What is the password for Word read-only documents?”

Dong Xuebing walked over and look at the monitor. He pressed some keys on the number pad. “I think it is 5776.”

But the file still could not be opened. The password was wrong.

Tan Limei who was sitting not far away turned to face them and smiled: “Excel is 5776, Word is 3328. The both of you must remember the passwords. Not only you need these password to open documents, but you also need to set password access for all your documents. Hahaha. Although we cannot access to confidential documents here, we still need to follow these protocols.” She lowered her voice: “The both of you still have not seen the Confidential Files department. They were stricter than us. Their computers cannot even access the internet.”

After the past few days, Dong Xuebing, Zhuang Zhi and Tan Limei became closer.

The 3 of them had just graduated from university not long ago and were about the same age. Compared to Changjuan, Guo Shunjie and Guo Panwei, who were in their 30s, the 3 of them had more common topics. The 3 of them were also more down to earth and does not have too many ideas.

Suddenly Chief Zhou’s office door opened.

Guo Panwei immediately picked up his pen and start to scribble on his notebook. He looks like he was working hard. Changjuan, who was seated the nearest to Chief Zhou’s room, immediately closed the Tao Bao page on her monitor. Tan Limei also minimized her QQ windows. From Dong Xuebing’s seat, he could see Guo Shunjie resizing the window of the aquarium fish forum to the smallest. Even Old Yan who had been reading newspapers stood up and walked to the water dispenser to get a cup of water.

Shua, shua, shua…… Gazhi…… gazhi……

The only sounds in the office were typing and photocopier machine.

Zhou Changchun nodded with satisfaction. He walked around the office and see what the staff members were writing or typing. After a while, he slowly walked back to his room and close the door. The next moment, things returned back to normal. They returned to read newspapers, shopping on Taobao, and whatever they had been doing.

After a while, two men whom Dong Xuebing had never met before, came to the General Affairs office. The younger man waited outside and the older man, in his 30s entered. He was carrying some documents in a brown envelope. That man looked at Changjuan who nearest to him and then looked at Chief Zhou’s room. Changjuan nodded, and that man walked over to knock on the door. He entered the room, and when he left with the young man, he was not holding on to the envelope.

5 to 6 minutes later.

Ring, ring, ring. The phone beside the printer rang.

Tan Limei picked up the phone: “Hello, this is the General Affairs Office…… Oh, Chief Zhou…… Yes…… Yes……” After hanging up, she looked at Dong Xuebing and said: “Xuebing, Chief Zhou is looking for you. There is a document to be sent to the Confidential Files department. He said, after getting the document from him, Guo Shunjie will show you the way there and teach you the procedures. Guo Shunjie are you busy now?” According to the regulations, any confidential documents have to be escorted by 2 people.

Guo Shunjie replied: “No problem. I will bring him there.”

“Then I will go and get the documents now.” Dong Xuebing walked over to Chief Zhou’s room. This was his first task given by his leader. He must do a good job.

Knock, knock. “Come in.”

The way Chief Zhou speaks was authoritative. Being a leader was so good. He could just open his door and call for Dong Xuebing to deliver the document. But if he does that, he will not look like a leader. This was why he called the office phone and called for Dong Xuebing. His office was only a few meters away from Dong Xuebing desk. Even if he raised his voice slightly, Dong Xuebing could hear him.

Zhou Changchun was sitting in front of a monitor and writing something. “Sit and wait a while.”

Dong Xuebing replied politely and sat down on a leather couch in the office. The leather couch was old, and some parts were peeling. But it was very soft. It was more comfortable than the couch outside in the main office. Dong Xuebing was a bit tired from his work, and he leaned back onto the couch. He relaxed his back muscle.

Comfortable.

Zhou Changchun glanced at him and continued writing without saying a word.

Dong Xuebing had good vision, and from where he was sitting, he could see what was on Chief Zhou’s monitor. It was a Golden Sun Shares Trading program. Eh? Chief Zhou also trades in shares?

Dozens of seconds passed, and Zhou Changchun stopped writing. But he still did not pass the document to Dong Xuebing.

Dong Xuebing was puzzled. He thought about why he was called in when the documents were not ready.

He had heard of stories about the leader purposely ask someone to wait for one side while he does something. It might be the leader does not like that person. But Dong Xuebing thought about what he had done and does not understand what he did wrong. Yesterday he had address Chief Zhou wrongly, but he had used back to correct it. This morning, he also did not do anything wrong. What’s the reason for Chief Zhou to dislike him?

When he was thinking, Guo Shunjie knocked on the door and entered the room. “Chief Zhou, I am here to collect the document.”

Zhou Changchun replied: “Seat and wait for a while.”

Zhou Shunjie nodded and walked to the couch. He saw Dong Xuebing sitting comfortably on the couch. His lips twitched. He thought in his heart. This newcomer still does not learn the rules? He sat down on the couch with only half his bottom touching the couch and his body upright.

Dong Xuebing saw this and was stunned. Damn! Tan Limei had said that Guo Shunjie had someone backing him in the City Bureau. Why was he still so tense when sitting? Dong Xuebing was not stupid. He immediately realized the unspoken rule. Although Guo Shunjie was not afraid of Chief Zhou, he still must abide by the rules. If not, the leader will feel that you do not have respect for him.

Fuck!

I did something wrong again.

Back!

……

Swish, swish, swish. It was the sounds of the pen writing on paper. Chief Zhou was writing something.

The time had returned to before Zhou Shunjie entered the room.

Dong Xuebing looked around and realized that he was leaning back on the couch. Chief Zhou still had not noticed him. He immediately sat upright with half his bottom touching the edge of the couch. He placed both his hands on his lap looking straight.

2 seconds later, Chief Zhou looked over and saw Dong Xuebing with a serious expression. Chief Zhou nodded and passed the document to him. He smiled. “Ok. Send this document to the Confidential Department. Haha, you don’t need to be so serious.”

Dong Xuebing also smile. Don’t be serious? Stop bullshitting me. If I am not sitting here pretending to be serious, will you be happy with me?

Dong Xuebing walked out with the document. His back was all wet from his cold sweat.

Officialdom…… One wrong step and that’s it.

There were even rules about sitting postures.

Chapter 20 – Follow you?

Friday.

At about 10 am, Guo Shunjie returned to his desk after receiving a task from Chief Zhou in his office. He looked at the thick stack of documents and frowned. He then stood up and walked towards Dong Xuebing, who was doing some data entries. He smiled and place the stack of papers on the desk: “Xiao Dong, are you busy? Go through these documents. Chief Zhou said that there were too many spelling mistakes. You need to amend it. He needs it by noon.”

Should this be your job?

But Dong Xuebing wanted to maintain a good relationship with his colleagues. “Ok. I will do it now.”

Guo Shunjie nodded and returned to his desk. He crossed his legs and sat there drinking his tea.

11.30 am. Dong Xuebing and Tan Limei went upstairs to deliver a document.

On the way, Tan Limei asked softly: “Guo Shunjie asked you to do his task for him again?”

Dong Xuebing nodded. “We are colleagues, and we should help each other.”

“Hmph! What help each other? Guo Shunjie likes to order the newcomers around because he knows the District Political Commissar. He acts as if he is the leader in the office. When I just arrived here, he had also asked me for lots of things. It’s so sickening.” Tan Limei grumbled. “Oh, before you and Sun Zhuang came, there was a hardworking young man. But he left because of Guo Shunjie. Who can tolerate being ordered around by him?”

Dong Xuebing was surprised. “Really?”

“Why should I lie to you?” Tan Limei did not say any more. “Just be careful.”

“I will. Thanks for telling me.” Dong Xuebing was thinking. Being in an organization was so much different than in school.

During lunch, Dong Xuebing passed the documents back to Guo Shunjie. “Brother Guo, it’s done.”

Guo Shunjie did not say anything and flipped the document and read a few pages. He nodded. “Good. Thank you.” Guo Shunjie saw Guo Panwei, Changjuan and the rest going out for lunch, he patted the empty seat beside him. “Xiao Dong, sit. Let’s have a chat.”

Dong Xuebing sat down: “What is it?”

When both were the only ones left in the office, Guo Shunjie smiled and said: “I think you are a smart person. You are much smarter than Sun Zhuang. What are your plans for your future? Have you have thought about it? Do you have any goals?” Guo Shunjie’s tone was like a leader asking his subordinate.

Dong Xuebing cursed in his heart and half-heartedly replied: “No. I still do not know if I could keep my position as a staff member. I think I need to have some good results first.” Not everyone who became a civil servant will have an iron rice bowl. According to the rules, if a newly posted civil servant received “Bad” appraisal continuously for 2 years, he will be asked to go. Of course, very few agencies will do this unless the person’s performance was atrocious, or he had offended some leaders.

Guo Shunjie laughed. “Stop your pretenses. You have entered this office for a few days, and you should have heard about it.” He was referring to his relationships with the leaders. “Xiao Dong, if you follow me I can help you. I should be promoted latest by next year. When the time comes, I can easily give you a helping hand. There is nothing to lose.” He was very straightforward.

Huh? What’s the meaning of this? He tries to pull me over to his side? Follow him?

But you are also not a leader. Do I need to follow you?

Dong Xuebing knew that if he became Guo Shunjie’s follower, Guo Shunjie would surely order him around. He might even have to serve him tea. Promotion? He does not have the authority to promote anybody. Also if he had the power to promote someone and he refuses to promote Dong Xuebing, there was nothing Dong Xuebing could do. This was like a blank cheque.

Dong Xuebing wants to be promoted, but he was not stupid. After thinking for a while, he replied: “Brother Guo, thank you for thinking so highly of me. But I have just entered the General Affairs Department, and I am still learning the ropes. I just want to focus on the tasks on hand. I hope……” Dong Xuebing had to reject Guo Shunjie nicely. Dong Xuebing also did not want to offend anyone, especially those with backgrounds.

Guo Shunjie’s face changes instantly. “I have given you a chance. Have you thought it through?” He had asked the District’s Political Commissar committee for a promotion. He was thinking of how to get his own men to be transferred over to the new department if he got promoted next year. Bringing his own men to the new workplace would make his job easier. This was why he wanted to rope Dong Xuebing in. But Dong Xuebing rejected him, and he felt he had lost face.

Dong Xuebing hesitated for a while and replied: “I really thank you for your offer, but I……”

Guo Shunjie immediately stood up with a grimace face: “You don’t know what’s good for you!” Dong Xuebing had successfully aggroed him.

Dong Xuebing slapped his forehead. Damn. In less than a week, I had offended my colleague.

2 pm.

Guo Shunjie walked out of Chief Zhou’s room and walked straight to Dong Xuebing’s desk. He threw a stack of documents on the desk: “Copy 5 sets. Don’t mess up the pages. I want it before 4 pm.” Guo Shunjie’s tone was like a superior giving order to a subordinate.

Everyone in the office looked over. All of them wondered how did Dong Xuebing offend Guo Shunjie.

Dong Xuebing was furious. This was Guo Shunjie’s true colors. He really wanted to give him a kick in his face.

If I follow you, I will be your underlings. If I don’t follow you, I still have to do your work. What other choices do I have? Damn. I had never seen anyone so unreasonable.

What a bitch.

After a while, Guo Shunjie went to the restroom for a smoke. Tan Limei and Zhuang Zhi asked: “Xuebing, what happened?”

Dong Xuebing replied with a forced smile: “Nothing.”

Both saw that Dong Xuebing was not willing to say and they did not press on further. They returned back to their tasks.

Guo Panwei who was sitting nearby, looked at Dong Xuebing: “Xiao Dong, are you busy?” He pointed to a box beside him. “I am busy now. Help me bring these to the Finance Department later.” Guo Panwei saw Dong Xuebing could be bullied and he also passed him his tasks. After that, he entered Chief Zhou’s office to brew tea for him.

Damn it!

When will this ever stop?

Dong Xuebing almost cursed out loud. Both Guo Shunjie and Guo Panwei were assholes.

Dong Xuebing finally understood “Being nice will be bullied.” He clenched his fist tightly. He knew that he must do something to get out of this. If not, he will have to remain as a lowly staff member forever.

Chapter 21 – Troublesome Speech?

One day……

5 days……

10 days……

Dong Xuebing had started working at the General Affairs department for some days. He became more familiar with the work there, but he felt the chances of being promoted was slim. There were too many unspoken rules at his workplace. He was new and still does not know many of these rules at work. Almost every day, he got to use his power “Back” to rectify his mistakes. Furthermore, Guo Shunjie was purposely making things difficult for him, and Guo Panwei had asked Dong Xuebing to do his task for him. The past few days, Dong Xuebing was suffering at work.

Today.

Dark clouds covered the sky, and it was drizzling.

Dong Xuebing reached the office and kept his umbrella. He opened the office door: “Good morning, Sis Chang, Tan Zhi, Zhuang Zhi.”

Tan Limei scolded: “Bing Zhi, you are late today. Did you go out on a date last night?”

Changjuan was putting on her makeup, as usual. She turned to Dong Xuebing: “Xiao Dong, you have a girlfriend? Who is your girlfriend?”

“Dong Xuebing laughed: “Stop poking fun at me. Which girl will like me?”

Guo Shunjie knocked his desk a few times with his pen. “Xiao Dong, you are just in time. Here, do this.” Dong Xuebing had lost count of the number of tasks given to him by Guo Shunjie in the past two weeks.

Guo Panwei also waved to him: “Xiao Dong, after you are done with your task, come and help me.”

Dong Xuebing gritted his teeth. These two bastards……

In the morning, Dong Xuebing delivered a few documents and returned to his desk. He was thinking about his prospects in this office.

Suddenly he thought of an idea. He decided to apply to be a member of the Communist Party of China (CPC). Since Dong Xuebing’s goal was to enter Central Bureau, then becoming a member of the CPC is essential. Once he was a member of the CPC, he would be able to build up his portfolio and increase his chances of promotion.

Click, click, click……

Dong Xuebing went online to search for information and fill in his application form.

Dong Xuebing was able to complete his application form before the end of the say. Looking at the almost 10,000 words application letter, he felt proud of himself. He was amazed at what he could do when he focuses all his energy into it. When he was writing his thesis at University, he could only write about 5,000 words over 10 days. But now, it was for his promotion, and he was motivated.

“Bing Xhi, what are you writing the whole afternoon?” Zhuang Zhi, who was seated opposite Dong Xuebing asked.

Dong Xuebing waved his application form: “Application to the CPC.”

Zhuang Zhi scratched his head: “You are joining the CPC?”

“Oh, you also want to join the CPC?” Tan Limei overheard their conversation. She smiled: “I have submitted my application one year ago and had just become a Party Activist. I am still learning to about the Party’s programmes and submitting periodical reports. I think I should be able to become a Probationary party member the year after next.”

“I think I got to wait for 4 years.” Dong Xuebing laughed. He knew the application process to be a CPC member would be very long. Even 3 years was considered short. “Oh, I should pass my application form to the Party Branch. Who is the secretary?”

Tan Limei replied: “You can submit to Li Qing, Director Li. He oversees all the applications.”

Li Qing, General Affairs Department’s Deputy Director, and General Affairs Office’s Chief. He had a close relationship with Deputy Chief Zhou, and he let Deputy Chief Zhou take charge of the office. He only visits the office once in a while and let Deputy Chief Zhou handles all the work. Dong Xuebing had only met him 3 to 4 times from afar.

Actually, Li Qing should be addressed as Chief Li as he was the head of this General Affairs Office. But ‘Chief’ does not sound better than the Director. His rank was Deputy Director. So, everyone addressed him as Director Li. This was one of the unspoken rules in the government sector. The lower levels must address the higher-ups with the best sounding titles.

Suddenly, the office became quiet.

Dong Xuebing looked up from his desk. Speaking of the devil, Deputy Director Li had entered the office.

“Director Li.”

“Good afternoon, Director Li.”

Everyone stood up and greeted Director Li.

“Hi, carry on with your work.” Li Qing waved his hand, gesturing them to return to their work.

Li Qing was very skinny. Like bamboo. The feeling he gave others was cheerful and friendly, unlike Zhou Changchun. Zhou Changchun had a pretentious smile, whereas Li Qing seems more sincere. Li Qing’s family was poor. His daughter had Leukaemia or some other illness. He was in financial difficulties. There were rumors that Tan Limei had wanted to help him raise funds for his daughter’s medical treatment, but Li Qing stopped it for some unknown reasons.

The other end of the main office, Zhou Changchun walked out of his room. “Chief.”

Li Qing, in his 40s, walked over and patted Zhou Changchun’s arm: “Old Zhou, you must take care of your health.:

Zhou Changchun straightened his back and replied: “Thank you Chief for your concerns. I am fine.”

Zhou Changchun was the one person who addressed Li Qing as Chief.

Dong Xuebing had asked his senior Tan Limei about this. There was a lot more to the way Zhou Changchun address Li Qing as ‘Chief”. This was not a mistake. It was to show that he was grateful to Li Qing for letting him oversee the office. If he addressed Li Qing as ‘Director’ like the rest of the people, it would show that he was arrogant and had taken over Li Qing’s role as Chief. This was to imply to Li Qing that he was still the person in charge of General Affairs Office and Zhou Changchun had not forgotten that.

There were too many of such complicated rules there.

Dong Xuebing was still learning about these unspoken rules.

After a while, Li Qing walked past Dong Xuebing, and Dong Xuebing immediately passed his application form to him. Dong Xuebing said some “fake, exaggerated claims” about how much he wanted to enter the CPC, while Li Qing flipped through the pages of the application form. He gave Dong Xuebing some encouraging words and suddenly remembered something. He turned around and pass a document to Zhou Changchun.

“What’s this?” Zhou Changchun took the document from him.

Li Qing rubbed his temple: “Bureau Chief Yang is going to the City’s Bureau office for a meeting. This is the contents of what he is going to say. Put in some effort and write a good speech for Bureau Chief Yang. Don’t mess it up like the previous time. Old Zhou, I will leave this task to you. Don’t let Bureau Chief Yang thinks that our General Affairs Office are all useless.”

“This…… Yes….. We….. We will do this well.” Zhou Changchun reluctantly replied.

Dong Xuebing looked around. When everyone heard that they have to write a speech for Bureau Chief Yang, everyone’s face changed.

Huh?

What’s happening?

Only Dong Xuebing and Zhuang Zhi who did not know what was going on were confused.

What’s so difficult about writing a speech?

Chapter 22 – The opportunity to shine

General Affairs Office.

The office was dead silence after Deputy Director Li left. Zhou Changchun frowned and rubbed his forehead. He was looked through the document in his hand and then looked around the office. “This is about the same as last time. Bureau Chief Yang did not give any specific instructions. Xiao Tan?”

Tan Limei, who had never complained about her work looked at Zhou Changchun pitifully. “Chief Zhou, please let me off.”

Zhou Changchun gave some encouragement: “Writing speeches have always been your job. As a university graduate, it should be an easy task. You can’t expect me or Old Yan to write it, do you?”

Tan Limei sighed: “Chief Zhou, you also know that Bureau Chief Yang’s expectations were so high. The last time, Sis Chang, Guo Panwei and I had spent 2 days on his speech. We wrote 6 versions, and he did not use any of them. I was still scolded by him. I…… I……”

Zhou Changchun interrupted: “Bureau Chief Yang told me that he has high hopes for you. This time, you should put in more effort.”

Tan Limei lowered her head and replied reluctantly: “Fine. I will try.”

Zhou Changchun looked at Guo Panwei and the rest: “Panwei, Xiao Chang and Shunjie, all of you will also write a draft. Do your best.”

Changjuan immediately said: “Sir, I am not good at writing. Bureau Chief Yang will surely not use my draft.

Guo Shunjie also said: “Chief Zhou, I……”

Zhou Changchun was slightly pissed and knocked on the desk: “Look at all of you. What are all of you trying to do? No matter how difficult this task is, all of you still have to do it. This is your job! Start working now and tomorrow send the drafts to Bureau Chief Yang.” Zhou Changchun was also afraid of Bureau Chief Yang. Bureau Chief Yang was not satisfied with the General Affairs Office’s drafts the previous time. Not only the staff workers were scolded, even Li Qing and he were reprimanded. This was why Li Qing and Zhou Changchun were troubled when they knew Bureau Chief Yang wanted them to write out his speech again.

After work.

Dong Xuebing walked up to Tan Limei: “Tan Zhi, let’s leave together.”

Tan Limei listlessly sighed: “What bus are you taking?”

“Number 46.” Dong Xuebing walked out to the pouch with her. “What’s wrong? Is it tough to write the speech?”

“It’s not that difficult if it was for other Bureau Chiefs. The rest does not even need to write a draft, and I alone am enough. But this Bureau Chief Yang is different. He…… He……” After Tan Limei’s explanation, Dong Xuebing understood what happened. Bureau Chief Yang’s full name was Yang Yizhong. He was the Bureau Branch Deputy Divisional Chief. He was transferred over from East City Branch not too long ago, and the staffs were not familiar with him. They only knew that this Deputy Chief had a bad temper and had high expectations for his speeches. He was not interested to even look through the drafts. A while ago, the whole General Affairs Office were scolded by him.

Dong Xuebing thought deeply about what Tan Limei said.

The next day.

The first thing Zhou Changchun asked when he stepped into the office was the drafts.

Tan Limei replied weakly: “I have finished the draft, but I am not sure if Bureau Chief Yang will approve it.”

Guo Panwei, Guo Shunjie, and Changjuan had the same facial expressions as Tan Limei. They were all not confident.

“Ok.” Chief Zhou said. “Send the drafts over and see what Bureau Chief Yang says.”

Dong Xuebing looked at those 4 people who left for to the “Execution Grounds.”  After they left, Dong Xuebing opened a few Word documents and look at the samples of speeches. He had downloaded these examples from the internet last night. He had learned about the sentencing structures and the words used.

1 minute……

5 minutes……

10 minutes……

Guo Shunjie was the first to return.

“Chief Zhou, Bureau Chief Yang says that my draft is not structured well enough.”

The next person to return was Guo Panwei. “Bureau Chief Yang says…… he says……” Bureau Chief Yang might have said something very nasty, and Guo Panwei was too embarrassed to tell Chief Zhou. “He asked me to rewrite.”

Changjuan also returned with an awful expression. “My draft did not make it.”

The last to return was Tan Limei. Everyone looked at her and asked: “How was it?”

Tan Limei did not say anything and returned to her desk and started sobbing.

Zhou Changchun understood immediately. She must be scolded by Bureau Chief Yang too. Sighed…… What’s wrong? How come no one could write a draft that can appease Bureau Chief Yang? If this carries on, Bureau Chief Yang will think that the General Affairs Office had no one capable.

Ring, ring, ring. Zhou Changchun’s office phone rang, and he immediately went to pick it up. “Hello? …… Oh, Bureau Chief Yang…… Yes…… Ah…… Ok…… I understand….. but we…… Ok…… Then…… Yes…. I will ask them to rewrite… Yes…. Rest assure……”

Outside of the office, Zhuang Zhi was trying to comfort Tan Limei.

Zhou Changchun rubbed his temples and slowly walked out: “Bureau Chief Yang said that the City Bureau’s meeting has been brought forward to tomorrow. So, no matter what, he wants to see the speech today. Let’s do our best and write out a speech which meets his requirements. Go through the first drafts and see if we had missed out anything.”

Tan Limei who was still crying: “I…… I had written the draft based on what he wanted…….”

Changjuan: “Chief Zhou, we really tried out best.”

Zhou Changchun sighed: “I know this is not an easy task. But this is the task given to us by the higher-ups. We must complete it. Let’s put our brains together and think of a solution.

Everyone in the office lowered their heads, and no one said a word.

Zhou Changchun frowned and wanted to say something, but Dong Xuebing slowly stood up.

Zhou Changchun looked at him: “Oh? Xiao Dong have an idea?”

“Huh? It’s not what idea.” Dong Xuebing smiled embarrassedly. “Chief Zhou, if there are really no other ways, can I try?”

“You?” Zhou Changchun paused for a while. “You know how to write speeches?”

Dong Xuebing does not dare to claim that he was good at writing speeches. He does not want to let other people think he was too proud. “A little.”

“Fine. Go ahead and try.” Zhou Changchun did not have many expectations from this new guy. Even the drafts written by the experts from the office were not accepted by Bureau Chief Yang, let alone this newcomer. Zhou Changchun thought to just let him try.

Dong Xuebing felt that this was an opportunity for him!

An opportunity to shine!

Chapter 23 – He is not scholarly. He is illiterate!

The whole morning, everyone in the office was rushing out the drafts.

Zhou Changchun did not only asked Dong Xuebing to write a draft. To be safe, he asked everyone in the office to draft out a speech, hoping Bureau Chief Yang would be satisfied with one of them.

Dong Xuebing wrote confidently. Although he had not met Yang Yizhong before, from the rejection of Tan Limei and the rest drafts, he concludes that Bureau Chief Yang must be a “scholarly” person since he was so fussy about his speech. So, Dong Xuebing wrote the draft using flowery words. He put in some idioms and references from Classic literature into his drafts.

Dong Xuebing stopped typing at lunch. He looked at his monitor and nodded.

Alright. This should do it. Xuebing…. This is your chance to shine in front of the leader.

Dong Xuebing went upstairs to Yang Yizhong’s office with his speech draft. He took in a deep breath and knocked on the door confidently.

“Come in.”

Dong Xuebing entered the room and saw Yang Yizhong. Dong Xuebing was shocked by his appearance. Yang Yizhong looked nothing “Scholarly” as he imagined. He looks rugged. But Dong Xuebing thought that looks can be deceiving. Maybe he had a “Scholar” living underneath this appearance.

Yang Yizhong frowned, squeezing his thick eyebrows together. “Who are you?”

Dong Xuebing replied politely: “I am Dong Xuebing. I am new to the General Affairs Office.”

“Oh. Is the speech ready?” Bureau Chief Yang stretched out his hand. “Let me take a look.”

Dong Xuebing excitedly passed an A4 paper to him and stood there waiting for praises. He wants to claim this credit, and everyone in the office will look at him differently when he returns.

But in just 3 seconds, Dong Xuebing’s daydreams were shattered. Bureau Chief Yang threw the draft back at Dong Xuebing.

“What are you writing?” Yang Yizhong had a dark expression, and he banged the desk. “Rubbish!”

Dong Xuebing’s face turns green. “Ah?” Have you even read it?

Yang Yizhong shouted: “What is wrong with the General Affairs Office? I just wanted a simple speech. What’s so difficult? Especially you! I wanted you to write a speech according to my topic. What did you write?” Yang Yizhong pointed to the first few lines of the draft. “Knowing honor and stop to achieve prosperity. What are you talking about? Ah? What the fuck are you writing?”

Dong Xuebing weakly replied: “Bureau Chief Yang, you misread it. It is ‘Knowing Honor and understanding shame to achieve prosperity.’”

Dong Xuebing had touched Yang Yizhong’s nerves with that sentence, and he burst out in anger: “What’s wrong?! I only have primary school standard of education and does not know many characters!”

Dong Xuebing was in a daze. Fuck! Was this a joke? This guy was not the “Scholarly” type? Doesn’t he have high expectations of his speeches? Primary school standard? Damn! He was an illiterate and not a scholar!

Oh shit! I am in trouble!

Dong Xuebing knew he had offended Yang Yizhong and immediately shouts: “BACK!”

……

The shouting ceased.

There was only the ticking of the second hand of a clock.

“You are?” Yang Yizhong looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing immediately knew which time it was now. He was relieved and replied: “I am Dong Xuebing. I am new to the General Affairs Office.”

“Oh. Is the speech ready?” Bureau Chief Yang stretched out his hand. “Let me take a look.”

Dong Xuebing will never let him look at his draft. He hides the draft behind his back and thought of an excuse. “I’m sorry Bureau Chief Yang. It is not ready yet. I am here to ask what time is the latest deadline.”

Yang Yizhong frowned impatiently: “Didn’t I say I want it as soon as possible?”

“Sorry for disturbing you. I will go back now.”

Yang Yizhong stood at the window after Dong Xuebing left. He lit a cigarette and stared outside. He had started work early at a chemical factory in the outskirts of Beijing, and then he followed his leader to join the government sector. His education level was very low and does not know a lot of Chinese characters. This was why he rejected all the General Affairs Office speech drafts and did not tell them the reason. How to tell them the real reason? Tell them that he only has a primary school education? He is illiterate? He was too embarrassed to say it. If the General Affairs Office still cannot give him a draft that satisfies him, he will have to look for his old subordinates from the East City Branch to write his speech.

Before Dong Xuebing returned to the office, he threw away his draft. This stupid draft had almost cost him his career. Luckily, he was able to use BACK. If not, it was the end of his life there.

Tan Limei and the rest had returned from their lunch and saw Dong Xuebing entering the office. She asked: “Bing Zhi, how is your draft?”

“Ah? Almost done….”

Guo Shunjie commented sarcastically that he was too eager to perform. Even the seniors of the office could not write the draft, yet Dong Xuebing wanted to try.

Changjuan pushed her keyboard away from her: “I can’t do this. I can’t write anymore!”

Guo Panwei also scratched his head in frustration.

Tan Limei grumbled: “What sort of speech does he want? I had already tried my best.”

Old Yan was the only one that was calm in the office. He was still reading his newspapers relaxingly. As if it was none of his concern.

Dong Xuebing had no time to chat with the rest. He sat behind his monitor and was typing furiously. He knew what Yang Yizhong wanted, and he was able to write out the draft effortlessly. Idioms? References from classics? Those must not be in the draft.

Simple and straight forward.

The speech must be very simple and straight forward.

Speech: Dear leaders. This topic I will be talking about is <Raising the concept of honor>. After typing this, Dong Xuebing immediately felt this was wrong and deleted it. No. Deputy Bureau Chief Yang might not know this character. He changed it to <It is every man’s responsibility for China’s rise and fall>. Yes. These are all simple words.

Dong Xuebing thought hard about the words and continued to type.

It was not easy to write in primary school’s choice of words. This speech must be simple, and the contents must be straight forward. It was really challenging for Dong Xuebing.

“Huh? Bureau Chief Yang?”

“Bureau Chief Yang!”

Tan Limei and the rest immediately stop what they were doing. All of them could feel the hairs on their back standing.

Yang Yizhong had a gloomy expression when he asked: “Is the speech ready? Almost half the day is gone!”

Zhou Changchun walked out of his room quickly. “It’s done, and I was about to send them to you. Xiao Tan, Xiao Chang, bring the drafts over.”

With Zhuang Zhi and the other two Guo, there were a total of 5 drafts.

Yang Yizhong took the drafts and scanned through: “No……. Wrong……. This is also not right…… What is this? This too…. Cannot….” Within a minute, all the drafts were rejected. “Old Zhou, your General Affairs Office can’t even write a simple speech?”

Tan Limei and the rest lowered their heads.

“Bureau Chief Yang, we……” Even if it were one rank higher, heads would roll. Furthermore, Yang Yizhong was several ranks above Zhou Changchun. If he was unhappy with Zhou Changchun, Zhou Changchun might not be able to be the Deputy Chief for long. This was why Zhou Changchun tried to establish a good relationship with this new Deputy Bureau Chief. But now, his plans were in jeopardy.

Zhou Changchun was also getting pissed, but he could not show it in front of Deputy Bureau Chief Yang. He stared at Guo Shunjie and the rest. All of his subordinates seem capable and eager on regular days, but during crucial times, all of them were useless.

“Bureau Chief Yang.” Dong Xuebing took the printout from the printer. “My draft is done.”

Guo Panwei looked at Dong Xuebing and thought to himself. Was this idiot fearless or ignorant? You hand up your draft now? Are you looking for a scolding from Bureau Chief Yang?

Yang Yizhong had lost his patience and did not say a word when he took the draft from Dong Xuebing.

Everyone in the office sighed in their hearts and closed their eyes, waiting for another round of scoldings.

1 minute……

2 minutes……

3 minutes……

No scolding was heard. After a while, everyone was shocked. Yang Yizhong laughed. He raised his right hand and hit on the draft a few times. “Look at what he has written. This is the speech I want.”

This outcome had made everyone in the office speechless.

Yang Yizhong patted Zhou Changchun’s back: “Old Zhou. Seems like your General Affairs Office have strong potential. Not bad……” Yang Yizhong turned and look at Dong Xuebing. He nodded: “I remember your name is Dong…… Dong Xuebing right? Good job. In the future, you will be in charge of writing my speech.”

“Thank you, Bureau Chief Yang.” Being able to leave an impression with the leaders was rare. Dong Xuebing straighten his back to try to look as smart as possible.

The office was in chaos after Yang Yizhong left.

Tan Limei was the first to ask: “Bing Zhi, what did you write? Why is Bureau Chief Yang so happy?”

Changjuan laughed: “Our office has Crouching Tigers and Hidden Dragons.”

Guo Panwei stared at Dong Xuebing with jealousy.

Guo Shunjie was not looking too good either. Why was that picky Bureau Chief Yang satisfied with Dong Xuebing’s speech and the rest of them who had sent over 10 drafts were rejected?

Dong Xuebing could not tell the rest that Yang Yizhong had a limited vocabulary. If Bureau Chief Yang knew he was the one who told others about this, he would be in trouble. So, Dong Xuebing explained that Yang Yizhong likes simple and clean words.

After all of them saw the draft on Dong Xuebing’s monitor, they understood what the meaning of “Simple and Clean” words was.

Tan Limei was deeply impressed. She gave Dong Xuebing a thumbs up: “Terrific.”

Zhou Changchun also did not expect the problems lies in Yang Yizhong’s education levels. He was impressed with Dong Xuebing’s attention to details. He patted Dong Xuebing’s back: “Good work. You have done a great job.” Zhou Changchun felt what the General Affairs Office lacks was someone like Dong Xuebing. Someone who would stand up and save the situation in critical moments.

Chapter 24 – Helping the leader to trade shares

The next day.

Dong Xuebing was in a good mood. Because he had done something well, he could hold his head high.

Dong Xuebing had just gotten his salary for his first month of work. He decided to give himself a treat by having a lavished breakfast at the roadside dumpling store. A bowl of goat innards soup, bake sesame cake and a tea leaves egg. Dong Xuebing had a good appetite, and after finishing all the food, he still did not feel full. He went to the crepe store to buy a crepe. He used up all his change in his pocket for this hearty meal.

After a big burb and Dong Xuebing walked past the gates of Western District Bureau Branch.

“Oh, the great hero is here.” Tan Limei laughed and waved to Dong Xuebing.

Dong Xuebing was feeling good, but he did not show it on his face. He modestly said: “What hero? It was only a coincident yesterday. In terms of writing, I am not as good as the rest of you.”

Changjuan, who was putting on lipstick, laughed. “Hehe, Xiao Dong is trying to be humble.”

Old Yan also laughed as he straightens his newspaper. “That’s right. I heard after Chief Li Qing knew about this matter, he also praised you.”

Dong Xuebing smiled: “Stop making fun of me. I am not as good as what you say.”

Guo Panwei was writing and drawing some lines at his desk. After Dong Xuebing sat down at his desk, he looked over to see what Guo Panwei was doing. Guo Panwei was drawing some candlestick chart and 5 days moving average of the stock index. Dong Xuebing knew Zhou Changchun love to trade shares, and Guo Panwei was trying to bootlick through shares trading. After all, there was only so much work the leader could assign to them. That was the duties of the staff workers. But if the staff worker could help the leader with his personal matters, then it will be different. The staff will be closer to the leader.

9.30 am.

Guo Panwei took the Candlestick Chart he was drawing into Deputy Chief Zhou’s office. He remained in the room for about half an hour. At about 10 am, he came out of the room and close the door gently. He was grinning. He seems to be praise by Zhou Changchun.

At the fax machine on the other end of the office, Tan Limei was organizing some documents. “There is a document that requires Chief Zhou’s signature. Who is free to bring it to him?”

Guo Panwei raised his hand unconsciously. But he remembered that he had just come out of the office and he lowered his hand.

“I will do it.” Dong Xuebing walked over and took the document to the small office room and knocked on the door.

“…… Come in.”

Dong Xuebing entered the room. “Chief Zhou, this document requires your signature.”

Zhou Changchun held the few copies of A4 papers in his hand. He was looking at the stock daily charts on his monitor while reading the documents. If it were a few weeks ago, Zhou Changchun would surely minimize the window to not let Dong Xuebing see what he was doing. Now, Zhou Changchun got to know Dong Xuebing better and felt that he was an obedient young man. He does not mind Dong Xuebing knowing that he was trading shares at work. “Xiao Dong…… Yesterday, the Chief had praised you over the phone. Good job. Continue to work hard.”

“Yes. I will not let all the leaders down……” Dong Xuebing could feel Zhou Changchun’s change of attitude towards him. He was jumping with joy in his heart. He immediately says some useless things that he will continue to work hard and do all the leaders proud, etc.

After Dong Xuebing had finished, Zhou Changchun nodded and gestured to Dong Xuebing. “Sit.”

Dong Xuebing sat down on the chair. He does not know where to look, so he looked at the monitor.

It was the chart of a stock named Daqin Railway.

Dong Xuebing remembered that the news had reported some news yesterday and railway and automobile shares had raised. From the charts, Daqin Railway shares had increased a lot. Since the start of the trading day, it had raised from 8.59 to 9.03 RMB. It then drops to 8.89 RMB, before rising to 9.25 RMB. It was almost at almost reaching the daily limit price.

This was a good share.

Dong Xuebing looked at Zhou Changchun and noticed he was smiling.

After a while, Zhou Changchun had signed the document and smiled. “Here. Take it.”

Dong Xuebing used both hands to collect the documents from him and was about to leave. Zhou Changchun’s eyes were still glued to the monitor.

But 2 seconds later, Daqin Railway shares dropped suddenly. There was a trade of someone selling 12,000 shares. Half of these shares were bought out by the buying orders. Soon after, someone sold 8,000 shares, followed by 5,000. Immediately Daqin Railway share prices fell below 9 RMB. This happened almost instantly.

Zhou Changchun slapped his leg and groaned. “The big players have sold the shares so early. If I knew, I should have sold the shares earlier.”

Dong Xuebing who was about to leave the room heard this and turned around to look at the chart on the monitor. He knew that this was an opportunity.

“BACK!”

……

The scenery around Dong Xuebing changed.

He was now facing another direction.

Swooshed. Zhou Changchun was signing on the documents. He smiled: “Here. Take it.”

Daqin Railway share prices were still hovering at about 9.26 RMB. It looks like it was about to reach 9.3 RMB.

Although Dong Xuebing felt it was very sudden and rude, he does not want to give up this opportunity to be closer to the leader. He immediately points to the monitor: “Chief Zhou, if you own this share, you should sell it immediately. Yesterday, the automobile and railway shares had increased a lot. The speculators will be taking out their profits. From the current graph, it seems dangerous. The prices might fall anytime now.”

Zhou Changchun frowned. He was not bothered by what Dong Xuebing said: “Really? I think it will rise to the daily limits.”

Dong Xuebing replied: “I am not sure about the trend later this afternoon and the next few days. But before noon, Daqin Railway shares will fall below 9 RMB.”

Zhou Changchun seems irritated and shook his head. He turned back to the monitor without saying a word.

After being in the government sector for a few weeks, Dong Xuebing had learned a lot. He knows that if he remained in the office to look at Daqing Railway’s share prices falling, he would be proving the leader wrong. The leader would not look good, and it was like giving him a slap on the face. The leader might even feel that Dong Xuebing was mocking him.

Dong Xuebing immediately left the room and returned to his seat. He was looking at Chief Zhou’s office door.

5 minutes……

10 minutes……

20 minutes……

Dong Xuebing keep looking at the door until it was almost lunchtime. He was about to leave the office with Tan Limei and Zhuang Zhi for the cafeteria when Zhou Changchun walked out of his office. There was no change to his expressions. He chatted with Changjuan and Guo Panwei for a while, and when everyone was about to leave for lunch, Zhou Changchun called Dong Xuebing over. “You know shares trading?”

Alright. Here comes my opportunity!

Dong Xuebing replied: “Yes. I know a little about the charts and graphs.”

Zhou Changchun nodded and patted his shoulders. “Go for your lunch. Help me look at the shares, tomorrow.”

Chapter 25 – Prices had increased!

Next day.

General Affairs Office.

Dong Xuebing had read up on the stock market in the morning and left home slightly later. He reached the office precisely on time.

Tan Limei joked: “Bing Zhi, why are you so late today? Tell me. Did you go out on a date with your girlfriend last night?”

Dong Xuebing smiled and placed his bag on his glass desk. “Stop making fun of me. I don’t have a girlfriend.” Dong Xuebing had never dated any girls before while he was in school. He had average looks and was from a poor family. Without car and house, no girls were interested in him.

“Oh?” Changjuan laughed. “Do you want elder sister here to introduce you some girls?”

Dong Xuebing smiled: “Thank you, Sister Chang. I am currently good by myself.”

“If you are interested to know girls, tell me. I will keep a lookout for good girls for you.”

Dong Xuebing did not really want to be single. He envied those with girlfriends. But with his looks and family background, it was hard to get a girlfriend. He rather focusses his energy on his career. Once he was promoted to be a leader, he will have money, and it will be easier to get girlfriends.

10 minutes later, Zhou Changchun entered the office. It was the leader’s privilege to be late. No one will say anything.

Guo Panwei had been waiting. Once he heard the footsteps, he immediately went to brew a cup of tea.

Guo Shunjie was pretending to be hard at work. After Chief Zhou had entered his office, he continued to laze around. He turned to Dong Xuebing: “Xiao Dong, you should clean up our office. Don’t wait until Chief comes in and scold us. Later if you are free, mop the floor.” The cleaner Old Wang will only clean up the corridors outside and send bottles of water to the office. The cleanliness of the offices was usually done by the staff workers.

Dong Xuebing was pissed when he heard this. He was the one that cleans up the office the last time. He was also the one before the previous time. Why was it his turn again? Are you trying to challenge me? If it was Chief Zhou’s instruction, I don’t mind. But who are you to order me around? You asked me to do all your task at work, and you still want to boss me about non-work-related matters?

Dong Xuebing had tolerated him for too long and was about to blow his top.

Zhuang Zhi was really someone worthy to be friends with. He sensed the tension in the office and immediately say: “I will clean up the office.”

Dong Xuebing did not say anything and picked up a rag and clean the office with Zhuang Zhi.

Guo Shunjie glanced at Dong Xuebing and snort.

Everyone in the office was busily doing their things in the morning.

Chief Zhou had gone for a meeting on level 3 and returned back at noon.

At about 2.05 pm. Ring, ring, ring. The General Affairs Office’s phone rang. Dong Xuebing happened to be at the photocopier and was the nearest to the phone. He reached over and answered: “Hello. General Affairs Office.” It was Chief Zhou. “Xiao Dong? Come into my office now.”

“Yes. I will be right there.” Hah! My opportunity finally comes!

Zhou Changchun’s office.

Zhou Changchun was laughing happily and pointing to the stock charts on his monitor. “I had just sold off all my shares, and I am going to buy one or two blue chips. But I am not sure which to pick. Give me some of your opinions.”  Zhou Changchun did not mention about Daqin Railways shares, and Dong Xuebing was not foolish to talk about that.

“Sure. But I need to take a look first.”

“Come, bring the chair over.”

“No need. I will stand.”

The stock market was doing well in the morning. The top-performing share was new stock. It had risen by about 98.03%. The second to the eighth shares had increased by about 10%. The rest of the shares like Pharmaceutical shares, technology shares, had increased by at least 7%.

“How is it?” Zhou Changchun asked. “Which shares should I pick?”

Dong Xuebing used the mouse and clicked on the charts of some shares. “Please wait a while. Let me analyze these charts.”

Zhou Changchun slowly sipped on his tea. “No hurry. Take your time to analyze the shares. Most importantly, the share must be doing well and stable.”

The performing shares had almost reached their peak, and Dong Xuebing looked at the top losers list. The top loser was a company called Hainan Rubber. It had dropped 10.03% and was about to reach the daily limits. Dong Xuebing looked at the chart and scanned through the company’s latest news. This company was listed not long ago, and it was considered an agriculture share. The profits were average despite owning a considerable market share. Basically, this company had not met the expectations of the investors, and the share prices had been dropping since trading starts.

Zhou Changchun frowned as he looked at the monitor. He waved his hand: “Look at the next company. It is not advisable to touch those shares that had reached the daily limit. There are so many orders queuing to sell. Tomorrow, this share will surely continue to fall. This company is also not doing well. Look at other shares.”

“Ok.” When Dong Xuebing was about to close the window, Hainan Rubbers share prices start to jump.

There was an order to buy 80,000 shares of this company.

Soon, another order to buy 20,000 shares came in and canceled out all the orders to sell. The percentage fall of the share prices was reduced to -7.26%.

-6.17%……

-5.32%……

-3.78%……

-2.02%……

In a blink of an eye, the share prices had almost breakeven.

It was so shockingly fast.

Dong Xuebing did not hesitate and said “BACK” in his heart.

……

The time returns back to 1 minute ago.

Dong Xuebing’s eyes blurred and in front of him was Hainan Rubbers share prices chart.

This share was still at the lower side of the daily limits. There were still no signs of this share moving.

Zhou Changchun looked at the monitor and said: “Look at the next company. It is not advisable to touch those shares that had reached the daily limit. There are so many orders queuing to sell. Tomorrow, this share will surely continue to fall. This company is also not doing well. Look at other shares.”

After so many days of training with his extraordinary power, Dong Xuebing was accustomed to this. He immediately points to the monitor: “Chief Zhou, hurry and buy this Hainan Rubber shares. It will be rising soon.”

Zhou Changchun was shocked. “Didn’t I tell you that it is not advisable to touch those shares that had reached the daily limit?”

Dong Xuebing immediately replied: “Don’t worry. It will surely rise. I dare not trick you.”

Zhou Changchun was still hesitating. “…… How can you tell?”

“Just trust me this time. There is not much time left.” Dong Xuebing said anxiously.

Because Zhou Changchun did not listen to Dong Xuebing yesterday, he made lesser profits. Now, Dong Xuebing seems very confident that this share will rise. He frowned and thought for about 1 second and said: “Fine. I will buy this company’s shares.” Zhou Changchun was using trading software to trade online. His password was saved on his computer, and he could log in and place the trade very fast.

After buying the shares, both of them were staring at the monitor in silence.

Hainan Rubber share prices remained unchanged. There were sales orders of almost 100,000 shares in the queue.

Zhou Changchun looked at the monitor and tapped on his teacup. He was tapping faster and faster.

Rise!

Hurry up and rise!

Dong Xuebing also clenches his fist nervously.

1 second……

2 seconds……

Suddenly, a big order to buy the shares appeared on the monitor.

Followed by 20,000 shares traded.

Another 7,000 shares traded.

Chief Zhou could see the share prices of Hainan Rubber shooting up like a rocket.

Chief Zhou banged the desk excitedly. “It had gone up. The share price had risen!”

Dong Xuebing was jumping in joy in his heart. “It will still go up further.”

-7.26%

-6.17%……

-5.32%……

Zhou Changchun points at the monitor: “This is a good share!”

-3.78%……

-2.02%……

The share prices kept going up.

Zhou Changchun laughed and slapped Dong Xuebing’s back. “How do you know it will rise?”

Dong Xuebing made up an excuse: “From my analysis of the charts.”

Zhou Changchun laughed heartily. “Good. You are really capable!”

Chapter 26 – Bullied!

Morning.

Dong Xuebing had secretly downloaded a stock market software on his office computer to analyze the stock market.

Dong Xuebing also wanted to make some money. But he thought it through. He does not think it was a good idea to trade shares. He does not have the capital, and the current regulations restrict the sales of the shares on the same day. He would have to wait for the next day. Which was also known as T+1. Dong Xuebing’s BACK could only return to 1 minute before. He might be able to know the shares will rise in the next minute, but he could not predict what would happen when the market close. The risk was too high.

Just like Hainan Rubber shares. Yes, in 1 minute, the share prices had climbed up from the lowest point and had made Chief Zhou happy. But as when the market was closing, the share prices fell back again. The next day, the prices continued to decline. There were not many profits, and Chief Zhou had almost made losses.

The only securities that could be traded on the same day of purchase at T+0 were warrants. But there was only one warrant left – Changhong CWB1. This warrant was like a dead fish. The prices fell by a few cents every day. There were almost no fluctuations. This was why Dong Xuebing gave up the idea of making money through trading. He only wants to analyze the stock market for Zhou Changchun. Although he might not be able to guarantee to make money for him, at least he could make him happy. This way, he would be closer to his direct supervisor.

Dong Xuebing, you must work hard!

All these are for your promotion.

“Hehe, Bing Zhi is so early today.”

“Good morning everyone.”

“Good morning.”

Everyone had slowly arrived at work.

Dong Xuebing greeted his colleagues and quickly close the stock market program.

Guo Shunjie was the last to arrive in the office. He saw there was some dust on the floor and said: “Why is the floor dirty again? There is an inspection today.” Because Zhou Changchun had been coming in late these few days because of his health, Guo Panwei could not be bothered with cleaning up the office. It had been Dong Xuebing who was cleaning up. Guo Shunjie walked to his desk and turn to Dong Xuebing: “Xiao Dong, go and sweep the floor.”

Why was it me again?

Dong Xuebing was not afraid of doing work. Compared to the poverty lifestyle he had been through all these years with his mother, this was nothing.

Dong Xuebing could not stand that arrogant look on Guo Shunjie’s face.

Dong Xuebing had been bullied by Guo Shunjie again and again. He was almost on the point of breaking.

But when Dong Xuebing remembered that he had just joined the agency and Guo Shunjie had someone among the higher-ups backing him, he gritted his teeth and roll up his sleeves. He took the broom and dustpan from behind the door and start to sweep. Dong Xuebing could feel Guo Shunjie’s hostility against him getting stronger these two days. He could also guess the reason. A newcomer had embarrassed him by completing a task he could not complete. Guo Shunjie was jealous.

Changjuan and Guo Panwei pretended not to see anything.

Tan Limei and Zhuang Zhi could not stand it. They stood up and started to help Dong Xuebing sweep the office.

Guo Shunjie glanced at the 3 of them and continued to surf some online forums.

Dong Xuebing was very tired today. He could feel his back aching as he bends over to sweep a corner. These few days, he had to clean up the whole office and still must complete his daily work. On top of that, Guo Shunjie had also ordered Dong Xuebing to do his tasks for him. He did not have time to rest.

“Bing Zhi, go and take a break. I can do it.” Zhuang Zhi said.

Dong Xuebing stopped massaging his back and forced a smile: “It’s fine. Thank you.”

Tan Limei pointed towards the direction of Guo Sunjie with her chin and whispered: “That guy cannot tolerate anyone better than him.” Although Tan Limei had a big mouth and likes to gossip, she knows her place well. Just now, when Guo Shunjie was picking on Dong Xuebing, she was pissed, but she did not voice out against Guo Shunjie openly.

Guo Shunjie was the senior in the office and still have backings in the agency. It was not wise to offend him.

10 minutes later, Dong Xuebing finished sweeping the office and returned to his seat. He was still panting and was about to continue working on a task he could not complete yesterday.

But before Dong Xuebing could even stop panting, Guo Shunjie, who was at the water dispenser points to the empty container: “There is no more water. Xiao Dong, go and carry a bottle in.” Guo Shunjie was not happy with Dong Xuebing for staring at him earlier. His father was close to the District Political Commissar, and even Chief Li Qing and Zhou Changchun had to speak to him politely. Who was this Dong Xuebing to stare at him?

Dong Xuebing was furious. “Carry water?” I am ignoring you and yet you are still trying to find trouble with me?

Guo Shunjie looked at him coldly: “Yes. Bring in a bottle of water for the dispenser.”

Old Yan also felt Guo Shunjie was too much. He looked up from his newspaper: “Xiao Dong is also tired. You can just give the cleaner Old Wang a call. He is the one who has been topping up the water for the dispenser.” Old Yan was not afraid of offending the District Political Commissar. He had offended a leader who was two ranks about the District Political Commissar before, and he was not afraid of offending one more person.

Guo Shunjie replied without facing Old Yan: “Old Wang is cleaning the corridors now. He is not free to top up the water.”

Dong Xuebing asked: “You did not even call him. How do you know he is busy?”

“Why?” Guo Shunjie stared at Dong Xuebing. “I cannot ask you to bring in a bottle of water? Do you know the rules here? These jobs are done by newcomers. Are you expecting me and Panwei to go and carry in the water?”

Changjuan tried to calm the situation down: “I think Chief Zhou is coming in soon. Stop arguing.”

Tan Limei look at Guo Shunjie with disgust: “That right. Is the document which Director Li wants with you? I met him earlier when I was coming in. He says to bring the documents to him as soon as possible.”

Guo Shunjie uttered a reply and took a brown envelope from his desk before turning to Dong Xuebing again: “I don’t believe that I can’t order you around. No one is allowed to help him. Let him carry the water in himself.” He walked out, and when he passed by Dong Xuebing, he said: “If the water bottle for the dispenser is not changed when I return, you are dead.”

“Ok. I will wait for you.” Dong Xuebing could no longer tolerate him. He sneered: “I will not change the water. What can you do to me?”

Guo Shunjie replied with a smirk: “Fine. Go ahead and try.”

Bang! Guo Shunjie walked out of the office and slammed the door close.

The mood in the office was still tense and before Tan Limei and the rest could say anything, the door opens again.

“Huh? What’s wrong with everyone?” Zhou Changchun walked in with his briefcase.

Changjuan immediately replies: “Nothing. Good morning Chief Zhou.”

Zhou Changchun nodded and was about to enter his room when he remembered something. “Oh, Xiao Dong. Come to my room.”

Chapter 27 – The share prices rise again!

Zhou Changchun’s office.

Dong Xuebing was still furious when he followed Zhou Changchun into his office. If this were in the past, he would surely complain to Zhou Changchun and let him know the true colors of Guo Shunjie. But now, Dong Xuebing would not do this. He had learned how to matter such matters. If he told the leader about this matter, this matter might also not be solved. The leader would also look down on him for not being able to resolve such a petty issue himself.

“Xiao Dong, are you unwell?” Zhou Changchun could see something was wrong with Dong Xuebing and asked him out of concern.

Dong Xuebing recollected himself. “Thank you for your concern. I did not sleep well last night.”

“You must take care of yourself and rest well.” Zhou Changchun sat down. “Bring the chair over. Trading is about to start.”

Dong Xuebing immediately said: “No need. I will just stand.”

Zhou Changchun unhappily said: “I am asking you to sit beside me. Stop saying all those things.”

“Thank you, Chief Zhou.” Dong Xuebing was aware of his posture now. Even this was a small round stool, he also sat down on half his buttocks.

Dong Xuebing looked at the o’clock computer screen, and it was 09.50 am. Trade orders were coming in for the stock markets of 2 cities. These orders were competing, and it was still considered unofficial. The more people that buy the shares, the higher the share prices will rise when the market opens.

“Xiao Dong, how long have you been trading shares?”

“About 3 to 4 years.” Dong Xuebing lied.

“Do you have any tricks or secret techniques? How come you are so confident Hainan Rubber share prices will rise that day?”

Dong Xuebing wanted to say that he has no secret techniques. But that will make the leader feel that he does not want to share and will hate him for being selfish. So, Dong Xuebing continued to make up stories. “It is also not considered secret techniques. Look at this chart. This trade volume and this fluctuation mean the probability of this share rising is higher. You still need to look at the candlestick chart, daily average, Moving Average Convergence Divergence (MACD) and KDJ indicator to analyze the market.”

Zhou Changchun does not know about this but pretends he knows it all. “Good. You are right. We must analyze all these to understand the market well.” He was feeling good. Although he did not make much money from Hainan Rubber shares, he must admit that Dong Xuebing have a good eye for the stock market. He could only blame himself for being unlucky that the share prices fell the next day again.

Market opens.

The index rises a little.

Zhou Changchun was staring at the monitor. “Come. Help me pick a share.”

“I am only confident in the ultra short term trading. The rest….. errr…… if the shares did not rise later, you……”

Haha. Ultrashort-term is good enough. Don’t give yourself pressure. Just pick a good share.”

Dong Xuebing agreed and click on the trading software’s overview. He had discovered this function of the software in the morning. It will indicate the prices of all the shares and the latest trade information. For example, which big player had sold a high volume of shares, which stock had risen. With this overview, Dong Xuebing does not need to look for stocks like a headless chicken.

This time, news of a few railway companies had appeared on the smaller overview window in the bottom right corner of the monitor.

Daqin Railway – High volume of shares were sold.

Guoheng Railway – Share prices plunged

Guangshen Railway – High volume of shares were sold.

Daqin Railway – Share prices plunged

“The big boys are selling the shares.” Because Zhou Changchun had bought Daqin Railway shares a few days ago, he monitored this share closely. “Railway shares are done. The past two days, the share prices had increased too high and were overrated. I think it will not be able to recover in the next few months.”

Dong Xuebing also thinks this way. He continues to look at other shares.

Both of them were looking at the pharmaceutical shares when an update appeared on the bottom right corner’s window. Dong Xuebing and Zhou Changchun were shocked by that update.

Daqin Railways – Trading stopped for reaching the higher daily limits.

Dong Xuebing thought his eyes were playing tricks on him.

A while ago, there were still many trades selling this company’s shares. How come it had reached higher daily limits?

BACK!

……

Time was returned to one minute ago. Dong Xuebing saw the update “Daqin Railway – Share prices plunged” in the small window.

He immediately clicks on the share’s average graph. The share prices had fallen 0.78%. The share prices did not drop too much. But compared to yesterday, today’s index had increased a lot. But the big boys were starting to sell off their shares, and the share prices had plunged suddenly. From this trend, it might reach the lower daily limit and ordered to stop trading.

“The big boys are selling the shares.” Zhou Changchun smiled. “Railway shares are done. The past two days, the share prices had increased too high and were overrated. I think it will not be able to recover in the next few months.”

“Chief Zhou.” Dong Xuebing could not wait any longer. “Hurry and buy Daqin Railway shares. The share prices will rise soon.”

Chief Zhou was surprised. “Daqin Railway? Rise? Isn’t it falling now?”

“It should be the big players trying to scare the smaller players to sell their shares.”

Chief Zhou shook his head. “Railway shares cannot make it. Look, the share prices are still falling.”

Dong Xuebing quickly said: “Trust me. I can tell from the Ultrashort term that the prices will rise a lot. It’s true.”

“Errrr……” Chief Zhou was still hesitating. But because Dong Xuebing was accurate the previous two times, he moved forward. “Fine. I will listen to you.” Zhou Changchun had medical conditions, and his legs were weak. But this stock addict’s hands were very agile. Click, click, click. He typed on the keyboard. As Chief Zhou was not very confident of Daqin Railway shares, he only bought 3,000 shares.

Will the share price really rise? Zhou Changchun wonders.

Dong Xuebing also could not believe what he saw. After all, the share prices were in the red and had risen to reach higher daily limits and stopped trading. The trade volume must be enormous. But Dong Xuebing did not have to time to see the reason for the rise. So, he could only stare at the monitor now to find out what caused the sudden increase.

Huh? Did the overview show the wrong information?

Dong Xuebing’s hands turned cold when he thought of this possibility.

-0.78%……

-0.92%……

The share prices fell by a few more cents.

Dong Xuebing’s palms were all sweaty. Please rise……

Suddenly, a string of numbers appeared, and the colors of the graph changed.

Dong Xuebing and Zhou Changchun blinked. They saw a huge trade order to buy Daqin Railway shares coming in, and the share prices became +3.58%.

6.42%……

8.38%……

8.92%……

9.37%……

10.01%……

The price shot up and reached the daily limit.

The shares stopped trading.

Zhou Changchun took in a deep breath and slapped his thighs 3 times. “Good, good, good!”

Chapter 28 – Guo Shunjie in trouble!

The disadvantage of BACK was it could only return back to 1 minute ago. After Daqin Railways had reached the daily limit, Dong Xuebing could not predict what would happen next.

Half a minute past. Daqin Railway share prices fell slightly to +6.28%.

Even though the prices had fallen slightly, Zhou Changchun was still excited. He was impressed with Dong Xuebing’s observation of the ultrashort-term trading. Even those experts on TV could not be compared with Dong Xuebing. Who dares to claim that this share will surely rise? Who dares to guarantee a stock which was plunging will rise? Dong Xuebing had been accurately forecasting these.

Zhou Changchun looked at Dong Xuebing, who was sitting beside him. He likes this young man.

“Come, drink some water.” Zhou Changchun took out a paper cup and poured a cup of water for Dong Xuebing.

Dong Xuebing stood up and received the cup with both hands. “Thank you chief. I will pour myself.”

Zhou Changchun smiled and patted his shoulders, asking him to sit down. “You don’t need to be so courteous with me. From the first day I met you, I know you are exceptional. Hahaha…… See, I am right! Your skills in predicting the ultrashort-term trend are on a different level.”

“Thank you for your praises.”

Dong Xuebing felt these words were not sincere. The first time he met Zhou Changchun, he accidentally addressed him as “Deputy Chief,” and he was frowned upon by him. The other time, it was because of his sitting postures. If he does not have the ability BACK, Zhou Changchun should be giving him a hard time now. Hah, someone exceptional? Who are you trying to fool?

This was how it works in government agencies.

Still, water runs deep here.

The leader had helped him poured water, and he must finish it. After drinking the cup of water, Dong Xuebing said: “Chief Zhou, I will go back to work now?”

Zhou Changchun nodded. “Let me know immediately if you encounter any issues at work.”

Everyone in the office looks at him when he walks out of the room. Dong Xuebing remembered that Guo Shunjie had ordered him to do something and his anger rise again. He looked around the office. Guo Shunjie had not returned back to the office. So, he returned to his sit and continued with his work.

Since both of them had fallen out, Dong Xuebing decided to ignore him.

Zhuang Zhi wanted to say something to Dong Xuebing but changed his mind.

Suddenly the door opened, and Guo Shunjie walked in.

The General Affairs Office became tense again. Dong Xuebing did not look at him and continued typing on his computer.

Guo Shunjie saw the water dispenser was still empty and felt he was being challenged. His face changed, and he walked closer to Dong Xuebing. He pointed at Dong Xuebing and angrily said: “Fine. I can’t even order you to carry a bottle of water up? Who do you think you are?”

Dong Xuebing looked back at him coldly. “It’s not me. It’s you who thinks you are somebody.”

Guo Shunjie grabbed Dong Xuebing’s collar. “I am giving you one more chance. Go and bring up a bottle of water now! You hear me?” He thought Zhou Changchun had not arrived at the office yet and did not control his volume.

Old Yan shouted: “Guo Shunjie, you are too much.”

Tan Limei stole a glance at Chief Zhou’s office and shouted louder than Old Yan. “Don’t fight! Let’s settle this peacefully.”

Changjuan and Guo Panwei also did not warn Guo Shunjie that Chief Zhou was in the office. They were sitting at their places as spectators.

“Settle peacefully? I had told him nicely earlier.” Guo Shunjie tried to control his anger. “But he is the one who is disrespecting the seniors in this office.”

Dong Xuebing knew that Tan Limei and Old Yan had shouted loudly because they wanted to let Chief Zhou know and he could step in to settle this dispute. But Dong Xuebing suddenly had an idea. He replied nicely: “I am busy just now and had no time to do it.”

Guo Shunjie saw Dong Xuebing “admitting defeat” and became more arrogant. “Busy? What are you busy with?”

Dong Xuebing purposely did not saw Chief Zhou had looked for him and replied. “Something very important.”

“Important?” Guo Shunjie grabbed his collar more tightly and shouted. “What is more important than bring up the water? Huh? I have just finished my work, and I can’t even have a cup of hot tea when I return? You still have the time to do other things? You should put aside all other task and bring up the water first!”

A door opens. It was the small office room’s door.”

“…… Chief Zhou?”

“Chief Zhou.”

“Errr…… you are around?” Guo Shunjie was not panicking. He slowly releases his grip on Dong Xuebing’s collar and retracts his hands. He tried to complain about first. “Chief Zhou, this Xiao Dong is too……”

Zhou Changchun facial expressions were not too good. He stared at Guo Shunjie in the eyes and interrupted him: “I am the one who asked Xiao Dong to do something. Are the things you said for me?”

Guo Shunjie was dumbfounded. “Ah….. I…… I don’t know about this. I did not…..”

Zhou Changchun continued: “I want to know which is more important. Is your task more important or mine? Whose tasks is more urgent? Yours or mine? Huh? Xiao Dong have to help you change the water for the dispenser first before he can do the task I assigned to him? Huh? Are you the Chief or am I the Chief?”

Guo Shunjie knew that he had said something wrong. He immediately said: “I….. That’s not what I meant……”

“Shouting and grabbing a colleague’s collars during work hours? Are you trying to beat him up? Where do you think this place is? Do you still have any respect for the leaders? Huh?” Zhou Changchun asked with a stern look. His following words were obviously siding with Dong Xuebing. “Can’t you call Old Wang to bring the water? Why must you call Xiao Dong to do it? Did he offend you?”

Guo Shunjie was embarrassed, and his face turns red. “No, I will call Old Wang now.” But no one answers his call. “…… Old Wang is not around.”

Chief Zhou continued scolding. “He is not around, the whole office no need to drink water?”

Guo Shunjie had not expected his words would make Zhou Changchun so angry. He immediately replied. “I will go and carry the water up.”

Guo Panwei looked at Dong Xuebing in shock. He was puzzled why Chief Zhou would help Dong Xuebing. Seems like he could not order Dong Xuebing around in future.

Dong Xuebing immediately says: “Chief Zhou, I am also responsible for this. I should have changed the water first.”

Zhou Changchun waved his hand. “Call Old Wang to do those manual work next time.” Zhou Changchun also felt Guo Shunjie had become more arrogant recently. He wanted to make use of this opportunity to give him a warning. If Guo Shunjie carries on like this, he might not give Zhou Changchun any respect. Although Zhou Changchun had been nice to Guo Shunjie, it was because he respects the Political Commissar. It was not because he was afraid of Guo Shunjie. No leaders will be afraid of their subordinates. Guo Shunjie does not have a direct relationship with the Political Commissar, even if the Political Commissar was his father, he still has to listen to Zhou Changchun in the office. Guo Shunjie must also obey his instructions.

Not long later, Guo Shunjie returns with a bottle of water. He was panting when he places the water bottle beside the dispenser. He must have lack exercise and seldom do manual labor. He spent a long time to change the water and still got wet. His expression was really pathetic.

Dong Xuebing was laughing in his heart when he saw the pathetic Guo Shunjie. Don’t you like to order people around? How do you feel being ordered around?

Old Yan and Changjuan were secretly laughing at him.

Tan Limei also showed Dong Xuebing a thumbs up under the table secretly.

Most of the people in the office had experienced Guo Shunjie’s arrogance, and everyone was happy to see him getting into trouble. At the same time, every one of them saw a different Dong Xuebing. Chief Zhou seems to value him more recently.

Chapter 29 – Sudden increase of Warrants!

Monday.

Dong Xuebing was having his breakfast at a shop near his workplace when he saw the General Affairs Office, Chief Li Qing. Li Qing was eating a Xiaolongbao. Dong Xuebing did not dare to sit with his leader on the same table. He greeted Li Qing from far and sat at a nearby table. Although Dong Xuebing had only met Li Qing a few times, because of Deputy Bureau Chief Yang’s speech, Li Qing remembered his name. He finished his breakfast and wiped his mouth with a napkin. “Xiao Dong? I heard from Old Zhou about your recent performances. Good. Continue to work hard.” He took out a packet of cigarettes and threw one stick to Dong Xuebing.

Dong Xuebing was surprised and replied: “Director Li, errr…… I don’t know how to smoke.”

Li Qing laughed: “Which man does not know how to smoke? You have to learn.”

“Thank you, Director Li.”

The leader had spoken, and Dong Xuebing could not refuse. But Li Qing giving him a cigarette made him happy. This was a sign that the leader was willing to be close to him. He borrowed the lighter and lights his cigarettes after a few tries. He carefully took a small puff. Maybe it was because he had inhaled a small puff, he did not choke on the smoke. He only felt some giddiness.

Li Qing laughed, patted his shoulders and left for work.

After breakfast, Dong Xuebing did not go to work straight. He went to a small store and bought a pack of cigarettes for 10 RMB.

Dong Xuebing knows that if he were to survive in the government sector, he had to smoke or give out cigarettes. This was why he bought this packet of cigarettes, Hongtashan. The cigarettes he purchased cannot be too cheap. If he brings a pack of cheap cigarettes with him, others will look down upon him. He could not bring a pack of better cigarettes either. The leaders will see that his cigarettes are better than theirs and might be unhappy. Some petty leaders will think that he was trying to make them look bad.

General Affairs Office.

Dong Xuebing entered the office and greeted: “Good morning everyone.”

“Xiao Dong, you are here?”

“Good morning.”

Almost everyone was in the office except for Guo Shunjie. When Dong Xuebing was still wondering if that guy was skiving in the toilet again, Tan Limei pouted towards his back and smiled. Dong Xuebing turned around, and the door opened suddenly. He got a shock and saw Guo Shunjie sweeping the back of the door with a broom.

Dong Xuebing was laughing in his heart. This guy still knows how to clean up the office?

Guo Shunjie stared at Dong Xuebing and said: “We shall wait and see.”

“Oka.” Dong Xuebing shrugged his shoulders and returned to his desk.

Guo Shunjie was wondering why this Dong Xuebing had been so lucky recently. Even Deputy Chief Zhou was looking out for him. If Zhou Changchun were not looking out for Dong Xuebing, he would not scold Guo Shunjie the other day. To try and reverse Zhou Changchun’s impression of him, he came in earlier to clean up the office. He also did not ask Dong Xuebing to do any task.

It was not Guo Shunjie did not want to ask the Political Commissar for help. It was because he could not ask him for help.

As a subordinate who was scolded for saying the wrong things by the leader was normal. It’s impossible for the Political Commissar to interfere with such petty issues. Furthermore, Guo Shunjie was not that close with the Political Commissar. The Political Commissar was close to Guo Shunjie’s father and will help to take care of him in the agency. But he will never support him without principles.

Guo Shunjie had no choice but to keep low and bear with it. He dares not to look for trouble with Dong Xuebing.

Noon.

Dong Xuebing, who was in a good mood, looked at the stock markets. A few days ago, he had helped Zhou Changchun picked a company’s share and had risen a lot. He was also tempted to trade himself. But he can’t buy and sell the same day. His BACK was not useful for this. That day, Daqin Railway shares had risen sharply and reached the daily limits, but today, the prices had plunged. Chief Zhou would be lucky if he did not lose any money.

Dong Xuebing thought for a long time. Was there really no way to trade?

The only thing that could be traded on the same day was that 580027, Changhong CWB1. But the price was always dropping.

……

Dong Xuebing keyed in the code for Changhong Warrants. He wanted to see it’s recent performance.

Dong Xuebing had a shock when he saw Changhong CWB1 warrant price. It was at 0.002 RMB. It had fallen to 0.002 RMB! He immediately searched on the internet and knew that today was the last trading for this warrant. Tomorrow, it will stop trading forever. This was why it had fallen by so much. Based on the past warrants, there were no limits on how much the warrant price will fall or rise on the last day of trading. Most of the warrant prices will drop to 0.001 RMB. Whoever that was unable to sell it, was unlucky.

- RMB more will be at it’s lowest price. It will surely not rise again today.

Dong Xuebing decided to give up the idea of making money through trading.

“Eh, Bing Zhi also trade?” Tan Limei saw his screen when she walked past Dong Xuebing’s desk.

Dong Xuebing laughed. “No. I am just taking a look. Trading is too risky.”

“What shares are you looking at? Huh? Changhong Warrants? How come it had fallen to 0.002 RMB? Is it going to stop trading tomorrow?” Tan Limei knew about the financial markets. “Hahaha. I wonder who issued these warrants. They are just trying to con people. Look, no matter if it’s put or call, the warrant prices had plunged to 0.001 RMB. I think no warrants will be issued in the future. Only fools will buy those.”

“Zhuang Zhi who was listening to their conversations: “That’s right. You can buy anything except for warrants.”

Changjuan also overheard the conversation. “My husband had bought Magang warrants in the past, and he ends up losing all his money. Listen to Sis advice. Don’t meddle with warrants.”

Lunchtime was over, and Tan Limei brought a stack of documents to the copier machine.

The stock market also resumes trading for about 2 minutes. Dong Xuebing took one more look at Changhong Warrant price. It was still 0.02 RMB, and he closes the software. But the next moment Dong Xuebing was stunned. He stood up from his chair. Damn!

0.02 RMB was two cents.

It was not 0.002 RMB!

Was it real? Did Changhong warrant prices increase by 10 times after trading resumes?

Chapter 30 – Made money!

Dong Xuebing was in a daze because of the warrant prices for about 1 second.

BACK BACK BACK!

……

The scenes changed.

“Time to start work.” Changjuan was keeping her cosmetics.

“It’s 1 pm. I will go and photocopy some documents.” Tan Limei walked towards the copier machine.

Time had returned to the past. Trading had just resume trading.

Dong Xuebing took in a deep breath. He had not the time to waste. He quickly looks at Changhong CWB1 warrant prices. It was still at 0.002 RMB. More trade orders were selling the warrants compared to the orders buying. A few million warrants were waiting to be sold. There was no indication that the prices will increase.

There’s still enough time……

There’s still enough time……

Dong Xuebing quickly click on the trading software. If it were a few months back, he would surely not remember his account’s passwords. He had not to trade shares for a few years. But the past few days, he had been helping Zhou Changchun to choose shares, and he recalled his account’s password. Click, click, click, click. He logged in to his trading account. He looked at his available balance in his account. It was 2.35 RMB.

When Dong Xuebing set up this trading account with his mother in the past, he had used his current ICBC bank account. All of Dong Xuebing’s savings and salary were in this bank account. It still has about 2,000 RMB. Click, click, click. He clicked on the fund transfer. 2 seconds later, 2,000 RMB was transferred from his bank account to his trading account.

He could buy the warrants now.

Dong Xuebing did not hesitate a moment. He used his fastest speed to enter the number of warrants he could buy with his 2,000 RMB. Then, he pressed the confirmed button with his trembling fingers. He looked at the main screen again. A trade at the price of 0.002 RMB was completed. From the numbers, it was his trade. Although it was only 2,000 RMB, the price of Changhong warrants was too low. The number of warrants that was bought with 2,000 RMB was astronomical!

Transaction completed.

Dong Xuebing was right on time.

He sighed in relief. He felt that his heart had never beat so fast in his entire life.

Come on. Rise!

It was as if the market had heard Dong Xuebing’s prayers. Changhong CWB1’s screen refreshed. There was a super big call order worth 5 million RMB. It had bought all the orders that were selling for 0.003 RMB. A while later, millions of warrants were sold. The prices had changed from 0.002 to 0.004 RMB. It was still increasing.

Dong Xuebing clenches his first and stared at the monitor. He was breathing heavily.

0.004……

0007……

0.011……

The prices of Changhong CWB1 warrants was like a rocket.

Dong Xuebing was very excited. But he came back to his senses. He knows that it not the time to celebrate yet. He quickly opens the trading window and entered a put order. He was not sure Changhong CWB1 prices will rise until how much. But he knew that it will increase to 0.02 RMB in a while. He wanted to be safe and entered 0.02 RMB as the put price. He does not want to be greedy.

0.015……

0.017……

0.020……

Dong Xuebing slapped his thighs. “It’s sold.”

0.021……

0.022……

Changhong CWB1 prices paused at 0.022 RMB for a while. Then a lot of put orders came flying in. The volume of warrants traded was huge. The plunged was much faster than the time it rises.

0.019……

0.017……

0.013……

0.009……

0.007……

0.005……

The prices had plunged back to the bottom.

Dong Xuebing wiped the sweat on his forehead. He could not describe his feelings. Changhong CWB1 was the last warrant on the stock markets of two cities and today was the last trading day. He thought he had no chance to use BACK to make money from trading. But who knows that Dong Xuebing managed to get a chance to make some money.

“Xiao Dong, what’s wrong?” Old Yan went to the water dispenser to get some water when he saw Dong Xuebing sweating profusely.

Tan Limei and Changjuan also turned to look at him.

Dong Xuebing immediately minimized the stock market software. “Nothing. I just feel a bit hot.” Zhou Changchun dares to trade shares in the office openly, and no ones dare to say anything. But Dong Xuebing could not do the same. He must be mindful of his actions in the office to prevent getting into trouble.

At this moment, Zhou Changchun entered the office from outside. “Xiao Dong, come in for a while.”

Dong Xuebing could not look at his trading account anymore. He quickly follows the leader to his office.

Hou Changchun had called him to his room to help him pick a share. “Daqin Railways did not perform well today. Luckily, I did not buy a lot of that company’s shares. Help me see which share is good.”

Dong Xuebing was very careful. He knows that Zhou Changchun would get suspicious if he were to be 100% accurate every time he picks a share. It might be okay once in a while. But his ability BACK might still have other uses. He cannot be using this ability for Zhou Changchun to pick shares. “Chief Zhou, recently the market is not doing well. I am not very confident. Why not wait for a few more days?”

Zhou Changchun looked at him: “Your analysis of the past two trades is quite accurate. What’s wrong?”

Dong Xuebing smiled wearily. “But in the end, you did not make any money. The market looks bleak. Have you seen the market today? There were almost no shares that were rising. There is nothing I can do.”

Zhou Changchun thought for a while. He only manages to make a small profit from Hainan Rubbers and Daqin Railways shares. But if he did not manage to sell off the shares, he might be stuck with the shares. “Already. I think the stock index should reach 3,000 points in a month or two. Let’s wait until then.”

Dong Xuebing returns to his desk.

He secretly opens the trading software in a small window. He can’t wait to see his account balance.

After deducting the charges, the account balance was 20,000 RMB.

2,000 RMB was multiplied by 10 times within seconds.

20,000 RMB! 20,000 RMB! 20,000 RMB!

Dong Xuebing was overjoyed. This amount of money might mean nothing for some families. But for Dong Xuebing’s family, it was an enormous amount.

In the future, he could call his mother over the phone without worrying about the phone charges. They could afford to eat meat like beef and mutton……

Dong Xuebing tears start to well up in his eyes. It’s been 4 years. He and his mother had been living in poverty for too long…..

Chapter 31 – Shopping with a beautiful lady

Tuesday.

The money in the trading account could not be withdraw on the same day. Dong Xuebing got to wait for the next day to transfer his money into his bank account. Zhou Changchun had gone to the hospital for his follow up and was not in office. Dong Xuebing took the opportunity to leave the for lunch earlier and went to ICBC bank to transfer 3,000 RMB to his mother’s account. He wanted his mother to have a better life.

After transferring the money. Dong Xuebing called his mother on his mobile phone.

Ring, ring, ring. A woman answered the phone. “Hello, Hui Tian Secondary school.”

Dong Xuebing replied: “Hi, I am looking for Luan Xiaoping.”

“You are looking for Teacher Luan? Please hold the line.” The woman was silent for a while before shouting: “Teacher Luan, you have a phone call. It might be your son.”

A few seconds later, Dong Xuebing’s mother answered the phone. “Xuebing?”

Dong Xuebing sat down on a blue plastic chair in ICBC bank’s waiting area. “Mum, are you having lunch now? I have just gotten my pay and have just transferred 3,000 RMB to you. If you are free go and withdraw it from the bank. The weather has turn cold recently. Buy a coat or something. Just treat it as a gift from me.” His mother had lost a lot of money in the stock market in the past. Dong Xuebing knows that if he told his mother that he had made money from trading, his mother would surely be worried. He also can’t explain his special ability BACK to her. So, he decided to keep it from her.

Dong Xuebing’s mother grumbled. “I don’t need your money. I still have money with me. You should keep it for yourself.”

Dong Xuebing replied: “The money has been transferred. Stop nagging at me.”

Dong Xuebing’s mother sighed. “Then…… okay. But next time don’t send me any money. My salary is still enough for me. You should save your money. These few years we are poor, and I don’t even have money to buy you new clothes. You have already started working in the government. You must give others a good impression.  Throw those patched and torn clothes away and buy some new ones.”

Dong Xuebing looked down at his clothes. He was wearing a faded T-shirt. “Errr…… Then I will go and buy some new clothes tonight.”

Dong Xuebing’s mother wanted to save on the phone charges and she just ask Dong Xuebing briefly about his work before hanging up.

Evening, after work.

On the bus back home, Dong Xuebing send Qu Yunxuan a message. “Are you working overtime today? I will prepare dinner and wait for you to return?” After sending the message, Dong Xuebing felt blissful. How come this message feels like a couple sending to each other. Beep, beep. He was still day dreaming when Qu Yunxuan replied. “Don’t. Wait for me to return home and I will cook for you. Oh, there is no more vegetables at home. I don’t know what you want to eat. How about you come over to my workplace to fetch me? It is almost time for me to get off work. We can go to the nearby market to buy some vegetables.” Dong Xuebing looked at the message and replied: “Okay.”

Beijing 2nd Ring Road

Beijing Daily (Newspaper) Headquarters

Although Dong Xuebing and Aunt Xuan were close these few years, but their relationship were only normal neighbors. But after Dong Xuebing saved her life a few months back, they became closer and Dong Xuebing knew more about her. Qu Yunxuan had started a business with some friends after she graduated from University but the company closed down not long after. She then got a job with Beijing Daily’s advertising division. She was now a team leader there.

10 minutes later. People starts to walk out of the building.

The was the first time Dong Xuebing came to Qu Yunxuan’s work place. He also did not know which exit she will walk out from. He just stood there looking at the crowd trying to spot her.

Suddenly, Dong Xuebing saw Qu Yunxuan walking out from an office building not far away. Her hair was tied up in a bun and was wearing a white blouse, brown office skirt, stockings and black high heels. She was beautiful and Dong Xuebing was mesmerised by her again. How come Aunt Xuan was so beautiful? Dong Xuebing wondered.

“See you tomorrow, Team Leader Qu.”

“Bye. See you tomorrow.” Qu Yunxuan nodded.

“Sister Qu, is the proposal which I told you yesterday ready?”

Qu Yunxuan turned to that person: “Oh, Xiao Lu had completed it. You can talk to him tomorrow.”

“Ok. Take care. Bye.”

Qu Yunxuan have the aura of a career woman. This was Dong Xuebing’s first time seeing the other side of her.

Qu Yunxuan saw Dong Xuebing and she walked quickly towards him. “Have you waited long? There is a waiting area inside. Why didn’t you go in and wait for me there?”

Dong Xuebing’s eyes stop wondering around and said: “I am lazy to register.”

Qu Yunxuan laughed and pointed to a direction. “Let’s go to the market and buy the food you want to eat.”

While they were crossing the road, Dong Xuebing noticed Qu Yunxuan rubbing her shoulders and he asked: “Are you tired? You want me to help you carry your handbag?”

Qu Yunxuan brought him to a market: “It’s okay. I am getting paid to do work and I should be tired. When I started my own business, it was more tiring than now. Not only it was physically tiring, it was also mentally tiring.” In front of the market store, Qu Yunxuan changed from being a career woman to a housewife. “How much is your eggs? 4 RMB for 3? Then give me 1 Kg……. How much is your chicken wings? Oh…… give me some of it……” Qu Yunxuan bought the ingredients and then carry on the conversation with Dong Xuebing. “It’s a pity. I was young back then and didn’t know a lot of things. If I have a company now, I am sure I will manage it better.”

“Are you still thinking of setting up your own business?”

“Yes. But I do not have the capital now. Let me save up for a few years first.”

Dong Xuebing noticed that the both of them had similar goals. He wants to be a top official and she wants to make lots of money.

North Heping Street.

Dong Xuebing wanted to help Qu Yunxuan with the cooking. He was embarrassed for having her to cook for him every time. But Qu Yunxuan chased him out of her house. She asked him to go back to have a shower first and change before dinner.

Unit 302, Qu Yunxuan’s house.

After blowing his hair dry, Dong Xuebing rang the doorbell of Qu Yunxuan’s unit. The door opened, and he could smell the fragrance of beer chicken wings. He took in a deep breath and walked into the apartment. “Wow, it smells nice. Is the rice ready?” There were a few pipping hot dishes on the dinning table. Just looking at the food on the table made Dong Xuebing hungry. He rolled up his sleeves and wanted to start eating.

Qu Yunxuan slapped the back of his hand playfully. “Wash your hands before you eat.”

Dong Xuebing retorted: “I had just taken a shower.”

“You don’t need to use your hand to knock on the door? You don’t need to touch the door knob when you open the door?” Qu Yunxuan poked his head. “Go and wash your hands now.”

Dong Xuebing rubbed his nose and walked into the kitchen.

Qu Yunxuan, who was still wearing an apron, laughed. “When you come out, bring two pairs of chopsticks.”

“Okay.”

Aunt Xuan was great at cooking. She could be the head chef of any 5 stars restaurants. Dong Xuebing ate until his belly could not hold anymore food. He burb and rubbed his bulging tummy on the sofa. Qu Yunxuan was clearing up the dishes like a housewife. He felt he was really lucky and really wanted this feeling to last forever.

Whoever marries Aunt Xuan will definitely have a blissful life.

Dong Xuebing was looking at Qu Yunxuan’s beautiful white thighs while she was cleaning the dishes in the kitchen. He was fantasizing about those legs when he realized the pair of legs coming closer and closer to him. “What are you thinking?” Qu Yunxuan was standing in front of him.

Dong Xuebing quickly look away. “Ermmm….. I had just gotten my salary. I wonder if you can accompany me to buy a few new clothes.”

Qu Yunxuan laughed and playfully pinched his cheeks. “Okay. Your Aunt here will help you choose some nice clothes and turn you into a handsome young man.”

Dong Xuebing replied shyly. “Stop making fun of me. With my looks, no matter what I wear will also not be good looking.”

“Nonsense.” Qu Yunxuan slapped his head lightly. “I say you are handsome means you are handsome. Come, let’s go to the mall.”

Chapter 32 – iPhone 4

Yansha Youyi Shopping City.

It was almost Autumn, and the shopping mall’s air condition was still blowing cold air. It was a bit chilly.

Many people were walking in and out of the mall. Qu Yunxuan was wearing heels, and she almost fell when she tried to avoid a woman carrying a child. She grabbed onto Dong Xuebing’s arm. She continued to hold on to Dong Xuebing’s arm into the mall. Dong Xuebing was nervous. Aunt Xuan was holding on to him. He looked at her holding on to his arm and secretly peeped at her chest.

The first floor was mostly selling cosmetics and perfumes. The place was filled with sweet scent.

Both of them went upstairs and stop by the section selling men’s apparels.

Qu Yunxuan squeezed Dong Xuebing’s arm. “Xiao Bing, Aunt suggest that you should buy a suit. You will leave a good impression with your leaders.”

Dong Xuebing nodded. “Okay. I will listen to you.” Having a beauty like Aunt Xuan shopping with him was more important than buying anything.

A sales assistant walked over to serve them. She got a surprised look on her face when she saw Qu Yunxuan. Qu Yunxuan was too beautiful. “Hi, what sort of suit are you looking for?” Dong Xuebing noticed that the nearby sales assistants and customers were looking at their direction. They were all looking at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan started to choose the clothes for Dong Xuebing. “Do you have anything more casual?”

“Yes.” The sales assistant pointed to the back. “Over here please.”

Qu Yunxuan immediately spotted a beautiful design. “This shirt is not bad. Xiao Bing, come over here.” She picked up the shirt and place it in front of Dong Xuebing. “Hmmm…. Quite nice.”

The sales assistant smiled: “Yes. I think this shirt suits your friend.”

Your friend?

Dong Xuebing was very sensitive to this word. In Beijing, people will associate “friend” as being in a relationship. For example, if Dong Xuebing were to introduce his girlfriend to others, he will say “This is my friend.” It meant his girlfriend. It was the same as the others. For instances, “Oh, I heard that Xuebing have a new friend.”

Dong Xuebing starts to imagine things.

Suit, leather shoes, belt.

Long sleeve shirt, long pants, sports attire.

Dong Xuebing had bought a set of new presentable clothes selected by Qu Yunxuan. Of course, the whole set was not cheap.

Dong Xuebing saw the sales assistant packing all the clothes and shoes, he took out his wallet. “Where is the cashier?”

Qu Yunxuan tugged his arm and laughed. “Let’s go. I have already paid when you are trying the clothes.”

“Ah?” Dong Xuebing gasped in surprised. “Aunt Xuan, how can you pay for me? No. How much do all these cost? I will return you the money.” Aunt Xuan had been taking care of him by washing his clothes and cooking for him. He was still thinking of getting her a gift since he had the money now. Instead, she bought the clothes for him.

Qu Yunxuan lifted her fist and said with a straight face: “If you say one more word, I will hit you. Let’s go.”

Dong Xuebing shut his mouth unwillingly and carried all the shopping bags. He followed Qu Yunxuan out of the mall. He was still feeling bad for letting her pay for the clothes. Oh yes. It was time to change the handphone. The battery life was getting shorter and shorter, and the buttons were not responding. This type of imitation phones was also quite embarrassing. Aunt Xuan was also using an old Nokia phone for almost 3 years. Yes. I will buy her a new phone too.

“Aunt Xuan. I am thinking of changing my handphone. Shall we go to the Electronic Mall to have a look?”

“Okay. There is a Suning not far ahead. Let’s go.”

The skies turned dark, and stars appeared.

200 meters away, Suning Electronics.

It was almost National Day, and there were lots of people in the shop. The carpark in front of the shop was fully parked. The moment they stepped into the store, they saw rows of counters selling computers and handphones. Around the corner, it was the home appliances section. It was also full of people. It seems that there was a promotion before the National Day.

Qu Yunxuan helped Dong Xuebing to carry 3 bags. “What brand of handphone are you buying?”

Dong Xuebing does not mind about the brand of handphone. He was more concern which brand of phone Qu Yunxuan likes. “What brand do you think is good?”

“Nokia, Sony, Motorola, are all good brands.”

After walking one round in the handphone section of the mall, Dong Xuebing saw iPhone 4 advertisement on a lightbox. This was the latest model of Apple phone. A while before, it had been out of stock. Apple fans had queue up since 4 am to buy this phone. Dong Xuebing had also heard Qu Yunxuan talking about this phone. She was also an iPhone fan. But because it was too expensive, she could only envy others.

Dong Xuebing said. “iPhone 4 seems to be very popular.”

“Of course. The design and specs are outstanding. But it was too expensive.”

“You think it is nice?”

Qu Yunxuan laughed. “Of course, it’s nice. If not, why would so many buy it? I remember when iPhone 4 was launched in China, the prices had reached more than 10,000 RMB per phone. Now, the prices had fallen. It is also about 6,000 RMB. Haha. I just think that this phone is pretty. Wait for the launch of iPhone 5 and iPhone 4 prices will drop further. I will buy one then. I cannot afford it now.”

Dong Xuebing made his decision in his heart. “Go over and take a look?”

“Okay. Taking a look will also not cost money. Hahaha.”  Qu Yunxuan really likes this phone. She stood in front of the counter and stared at the iPhone 4 on display. She even asked the staff to show her a display set.

The staff was a young girl who was good with her words. “Sister, iPhone 4 currently has two colors. White and black. We are having a promotion for our black color model. 16G for only 5,580 RMB. You are so pretty, and this iPhone 4 really suits you.”

Qu Yunxuan looked at the display set and did not say a word.

“If you buy now, we will give you a screen protector and a leather casing. Also……” The sales girl could tell that Qu Yunxuan really likes this phone and starts to recommend.

Qu Yunxuan was hesitating. She seems to be thinking about something. But she looked at the price tag again and shook her head.

Dong Xuebing stepped forward and said: “Okay. Give us 1 set……. No….. 2 sets.”

Chapter 33 – Massaging Aunt Xuan

“2 sets?” The sales assistant did not expect Dong Xuebing to be so generous. She immediately smiled and said: “Please wait a while.”

“Wait.” Qu Yunxuan was stunned and then gave Dong Xuebing a slap on the back of his head. “What are you doing? It’s costly.”

Dong Xuebing rubbed his head. “It’s fine as long as you like it. I had never given you any gifts before. Now I have some money, just let me give you something.”

“You are buying this phone for me? I don’t want it. You have just started work, and you should not be spending your money like this.” Qu Yunxuan turned to the sales assistant. “Sorry, we don’t want it.”

Dong Xuebing ignored her and said: “We want. Please issue the receipt.”

Qu Yunxuan raised her hand in anger. “I will hit you.”

“Even if you knock me out, I will also buy this iPhone 4 for you.”

“You……” Qu Yunxuan turned her head around and ignore Dong Xuebing.

Dong Xuebing chose the color of the phone, the screen protector and also the leather casing. After making the payments, the sales assistant took out the iPhones to do the setup. Dong Xuebing thought buying a phone was a quick and easy thing. All he needs to do was to pay for it. Apple phones need a different size sim card, put on the screen protector and register online. It was very troublesome.

After a while, the sales assistant smiled to Qu Yunxuan: “iPhone’s sim card is different from our phones. Can you give me your sim card? I need to cut it smaller.”

Qu Yunxuan kept quiet.

Dong Xuebing smiled and touched Qu Yunxuan’s elbow. “Why are you behaving like this?”

Qu Yunxuan continued to ignore him.

Dong Xuebing rolled his eyes. “I have already paid for it, and there are no refunds. If you really don’t want it, I will give it to someone else.”

Qu Yunxuan glanced at him and gave him a knock on his head. “You are wasting your money.” She paused for a while and then took out her handphone slowly from her handbag. She took out the sim card and pass it to the sales assistant. “Do you have other colors for the leather casing? Can I take a look? Hmmm…… This is nicer. Yes, we will take this…… Oh, do you have movies and songs here…… help us store it in the phones too…… yes…… Thank you……”

Half an hour later, Qu Yunxuan was playing with her iPhone 4. She really likes it.

Dong Xuebing smiled happily: “Aunt Xuan, this iPhone 4 looks nicer when you are holding it in your hands. I think Apple should get you to endorse their phones.” If it were the past Dong Xuebing who was still in University, he would never say such things. But after working for the government, he learned how to speak pleasant words to others.

Qu Yunxuan laughed and rolled her eyes. “No more next time.” She casually wrapped her hand around Dong Xuebing’s arm. “Our Xiao Bing had grown up and can earn money. He also knows how to buy gifts for others. Hahaha…… When our Xiao Bing becomes a great leader, I will also be proud.”

She was holding on to Dong Xuebing’s arm, and Dong Xuebing was nervous.

This was the first time a girl was holding onto his arms.

At about 9 pm, Dong Xuebing and Qu Yunxuan reached home, and they placed the shopping bags on the coffee table.

Qu Yunxuan sat on Dong Xuebing’s home sofa and played with her new phone. “The shop was closing just now and could not find the songs I wanted. Xiao Bing, tomorrow help me download some songs from the internet. I want to use it as my ringtone.” She stood up and used her phone to take some selfies. She showed her pictures to Dong Xuebing and asked. “How is it?”

Dong Xuebing smiled: “No matter how you take the pictures, it will also turn out beautiful.”

Qu Yunxuan laughed. “You really know how to cheer me up.”

“I am telling you the truth. No matter if it is a 300,000 pixels camera or a 5 million pixels camera, you will still look pretty.”

“Nonsense.” Qu Yuxuan rolled her eyes and pulled Dong Xuebing closer to her on the sofa. She wrapped her arm around Dong Xuebing’s arm and lifted the phone higher to take a selfie. “Smile when you are taking pictures with me.”

Dong Xuebing could feel his arm pressing against Qu Yunxuan’s breast. He forced a smile, and it looks weird.

After the picture was taken, Qu Yunxuan laughed. “What is wrong with this expression? You look stupid.”

Dong Xuebing blushed and thought to himself. You are pressing against me and how can I not be nervous?

After playing with the phone for a while, Qu Yunxuan kept phone and start to pack the newly bought clothes. She packed the clothes int Dong Xuebing’s closet and cut those patched and faded clothes into small pieces of clothes. “It is a waste to throw these clothes away. I will cut them into small pieces, and you can use them as rags to wipe the tables.” Qu Yunxuan monthly salary was not low, but she was a thrifty person.

This was also why Dong Xuebing was attracted to her. He looked at Qu Yunxuan and stuttered: “Aunt Xuan…… I…… I like……”

Qu Yunxuan shook the rag in her hands and turned around: “What did you say?”

“I like…… like……” Dong Xuebing was sweating. But he could not say the full sentence. Qu Yunxuan was the prettiest woman he ever met in his life. She had a good figure, kind-hearted, a good career, etc. She does not have anything bad about her. Dong Xuebing really wanted to take her as his bride and wanted to confess to her. But their relationship had just evolved from being good neighbors to close friends. If he confessed to her, she might feel uncomfortable and, in the future, they might no longer be as close as now. This was not something Dong Xuebing wanted to see.

Dong Xuebing remembered that he still had not used BACK today.

If Qu Yunxuan rejects him, he can still use BACK to turn back the time. This way, both of them will not feel awkward.

That’s right. This should do it.

“What did you say? Wash (Wash and like sound similar in Chinese)?”  Qu Yunxuan laughed. “You have dirty laundries to wash?” Why are you stuttering and so shy?”

Qu Yunxuan ignored him and walked to the washroom to pick up Dong Xuebing’s dirty socks and underwear. “Ok. Leave these to me. Is there anything else you need me to help you wash?”

Dong Xuebing wanted to bury his head in a hole on the ground. He rushed forward and tried to take back his socks and underwear. “I can wash these myself.”

“Go away.” Qu Yunxuan moved her shoulders to avoid Dong Xuebing. But she shouted “ouch” when she moved her shoulders. “Stop trying to snatch these clothes. My neck hurts.”

Dong Xuebing panicked. “Are you okay? I’m sorry. I did not hurt you on purpose.”

Qu Yunxuan sat down and massage her neck: “It’s not your fault. I have been having neck pains for a while.”

Dong Xuebing felt guilty. “Let me help you massage your neck.”

“No need. It should get better after a good night sleep.”

“No……” Dong Xuebing replied. “Go and lie down in the room. I will massage you.”

Qu Yunxuan hesitated and agreed. “Hahaha…. Ok.”

Dong Xuebing took in a deep breath and readied himself to confess to her.

Chapter 34 – confessing his love for Aunt Xuan!

Dong Xuebing’s apartment.

Bedroom.

Dong Xuebing placed a pillow on the bed and let Qu Yunxuan take off her heels. She took the pillow and put it under her chin before lying face down on the bed comfortably. Dong Xuebing also took off his slippers and kneel beside her on the bed. He gently placed his hands on her shoulders and start his massage. “Neck is very important. You must take care of it. When you are working, you must not stay in the same position for too long. You have to move about once in a while. Is this strength okay?”

Qu Yunxuan’s head was buried in the pillow and uttered a reply: “It’s good. Thank you.”

“It’s all my fault.”

“I said it is not your fault. Ah…… That’s the aching spot. Softer.”

Dong Xuebing reduced his strength and continued to massage that spot. “Is this okay?”

“Ah…… Okay.…..”

Dong Xuebing was organizing his words in his mind on how to confess to Qu Yunxuan while massaging. At the same time, his eyes were wondering about Qu Yunxuan’s body. Qu Yunxuan was facing down and will not know where he was looking. So, Dong Xuebing looked at the back of her ears, neck, back, waist, bums, legs……. Qu Yunxuan does not only look beautiful from the front. Even her back view was pretty.

“Are you tired? Do you want to rest?”

“I’m fine. I will massage your back too.”

“It’s fine. You should be tired from working all day. You should rest early.”

“It’s fine. The muscles in your neck and back are linked. I will have you relax your back muscle.” Dong Xuebing was memorized by her beautiful back and does not want to stop touching her. He enjoys the feeling of rubbing her back. He slowly moved his hands from her shoulders to her back.

Qu Yunxuan was also enjoying the massage. She was making some sounds from the relaxing massage.

Dong Xuebing could not control himself and suddenly said: “Aunt Xuan……. I love you.”

Ah…. I finally said it.

Qu Yunxuan’s body stiffed and did not say a word.

Dong Xuebing could not see her facial expression. He continued: “A few years ago when my mum and I shifted here, I had secretly admired you. It’s true. I…… I am not good with words and don’t know how to express my feelings well. I just want you to know that I really, really, like you. Aunt Xuan……. Errrrr…… Can you be my girlfriend?”

Qu Yunxuan continued to keep quiet.

The silence was torture to Dong Xuebing. His face was all red.

After a while, Qu Yunxuann sat up and looked at him. “Xiao Bing, I’m sorry. I always see you as my younger brother.”

Damn. Rejected. Dong Xuebing felt disappointed. But he knew his place and was already prepared to be rejected. It would be a miracle if Qu Yunxuan accepted him now. Dong Xuebing wanted to know the reason why she rejected him. “Aunt Xuan, don’t use brother as an excuse to reject me. I really want to know what I am lacking. Is it my looks? Ok. I do not look good enough to be with you……” Penniless and no good looks. These were the things that caused Dong Xuebing’s lack of self-esteem.

Qu Yunxuan interrupted him. “I am not that shallow. It is not about your looks.”

“No?” Dong Xuebing asked. “Then what is it?”

Qu Yunxuan did not look at him and faced the direction of the window. She said apologetically: “I only feel that you are not my type. How should I put it? Looks are given by God. No one can do anything with it. But you can make up the lack of looks with other things. Maybe it’s our thinking. I know these are some of your habits. But I can only accept clean and tidy men. I cannot accept men with long fingernails. My boyfriend must be cleanly shaved, and his hair must be tidy. It is now about his looks.”

In the past, Dong Xuebing had given up on himself. He did not take care of himself and did not cut his nails, shave or combed his hair.

Damn. Points were deducted from all these minor details?

BACK!

……

The scene changed.

Qu Yunxuan face was in front of him with a confused expression. “What?”

Dong Xuebing battered his eyes and asked. “Errr…. What was I saying?”

“I don’t know.” Qu Yunxuan replied. “You just called my name. What do you want to tell me?”

Dong Xuebing was relieved. He immediately smiled: “Nothing… I only want to ask if I am pressing too hard.” Lucky. A bit more, it will be more than 1 minute.

“Hahaha, it is just right. Our Xiao Bing is also good at massage.”

Dong Xuebing wanted to massage Qu Yunxuan a while more. But he saw his fingernails on her back, and he instinctively retracts his hands. “That’s all for now. You have some water and rest for a while. We will continue later. I will go and take a shower first.”

Qu Yunxuan laughed at him. “Go. Oh, wear that suit for me to see.”

“Okay.”

Dong Xuebing rushed out of the room with one hand covering the stubbles. He took the newly bought suit and went into the bathroom. He switched on the lights, closed the door and grabbed his shaver to shave. He then uses a nail clipper to cut all his nails short before taking a quick shower. He combed and used a hairdryer to style his hair neatly.

Ok. All done.

Dong Xuebing looked at himself in the mirror. He had a clean and tidy look. He walked out of the bathroom after changing into his suit.

Qu Yunxuan was playing with her iPhone 4 again in the living room. “Why did you change in the bathroom? I came out of the room was for you to change in there…… Eh?” She paused when she saw Dong Xuebing. She was surprised. “When did you shave? Your hair……” She did not notice Dong Xuebing’s suit first. Instead, she noticed his stubbles and hair. So, it’s true. She likes men who look clean and tidy. She was not lying just now. It was all these small details that will attract her.

Dong Xuebing was overjoyed. “My shaver was spoilt and can’t shave properly. It is the same for my hairdryer and nail clippers. I had bought new ones when I got my salary. In the future, I will not be so untidy. I can’t stand being so untidy. I like to look clean and tidy.” He lifted both his hands and showed his clean nails.

Qu Yunxuan nodded and stepped forward to straighten his collar. “I still thought you don’t like to cut your nails and shave. So, it was because your shaver and nail clippers are spoilt. You look so much better now….” Qu Yunxuan looked at him from head to toes and smiled. “Handsome……”

Hahaha, I had successfully left a good impression with Aunt Xuan!

Dong Xuanbing was thinking of confessing to Aunt Xuan again.

He hopes he will succeed the next time.

Chapter 35 – Two very important documents

The next day.

Western District State Security Branch Bureau.

Dong Xuebing wore his newly bought suit to work. He greeted the old guard at the guard house and before walking into the compound.

Only Tan Limei and Zhuang Zhi were in the General Affairs Office. When Tan Limei saw Dong Xuebing, she gasped in surprise. “Bing Zhi looks so mature today. So handsome.”

Dong Xuebing replied: “I do not have many nice clothes like you. You are dressed up so pretty every day.”

Tan Limei laughed happily. “You are so good at praising others.” There was no one else in the office, and Tan Limei playfully patted Zhuang Zhi’s tummy. “Hey, you should learn from Bing Zhi. Look at him. He had just joined our office and had gotten the trust of Chief Zhou. If this carries on, he should be replacing Zhou Panwei position in Chief Zhou’s heart. Look at you. You are not good with words. How can you leave a good impression with the leaders?”

Zhuang Zhi scratched the back of his head: “I…… I cannot speak well.”

Dong Xuebing looked at Tan Limei. “Tan Zhi, why do you care so much about Zhuang Zhi?”

Tan Limei blushed. “Who do I care about so much? Hmph! It’s my turn to clean the office today.”

Zhuang Zhi quickly stood up. “I will help you.”

“That’s more like it.” Tan Limei passed the mop to him.

Was Dong Xuebing good with words? Knows how to make the leaders like him? This was impossible if it was in the past. He was a quiet person since middle school to university. He could not speak well and get along with others. But after he set his goal, he felt he had changed a lot. He forced himself to say things that will please others. He did it for his promotions.

He needs to be humble and modest first before he could get promoted.

10 minutes later, all the staffs arrived in office.

Dong Xuebing felt his phone vibrates. He took out his iPhone 4 to take a look. It was Qu Yunxuan who had messaged him. “My boss just gave out an instruction. I need to work overtime today. I might not reach home until after 8 pm. You get dinner yourself.” Dong Xuebing replied. “Ok. Be careful when you are coming home.” After sending the message, he was about to keep his phone back into his pocket when a dark figure appeared beside him and snatched his phone away.

It was Tan Limei who snatched his phone.

“Wow!” Tan Limei shouted in surprised. “It’s iPhone 4. Bing Zhi, you bought this iPhone 4?”

Guo Shunjie who was looking at his monitor snorted loudly and did not say a word.

Guo Panwei who did not keep up with the latest trend asked: “What is iPhone 4?”

Changjuan explained: “It’s a handphone model. It is the hottest handphone now. I heard that it cost 5,000 to 6,000 RMB with the accessories. Hehe, Xiao Dong, you are really willing to buy.”

Guo Panwei exclaimed: “How much? 5,000 to 6,000 RMB for a handphone?” Civil servants’ salary was not a lot when compared to those private companies. He felt that 5,000 to 6,000 RMB was too expensive even to buy a PC, let alone a handphone.

Tan Limei looked at the phone in her hands with envy. “This phone is so pretty. I must also get one when I get this month’s salary. Huh? I can’t afford it even with this month’s salary. I can only wait for next month.” She said and looked at the phone before pleading with Dong Xuebing. “Bing Zhi, we are good friends. Can we exchange our phones for a few days? Let me play with it for a few days please……”

Dong Xuebing shrugged his shoulders. “I am ok with it. But your phone’s sim card is different from iPhone.”

Tan Limei slapped her forehead. “Ah…. I forgot about that. Here, have your phone back.” She gave the phone back to Dong Xuebing unwillingly. Tan Limei likes to follow the latest trends. She kept stealing glances at Dong Xuebing’s desk while working and kept borrowing his phone to play around once she was free.

There was a meeting in the morning at the small meeting room upstairs. Chief Li Qing was not around, and it was Chief Zhou who chaired the meeting. The meetings in the government sector were all the same. It was not for the department heads to talk about their staffs’ performance. It was to discuss the documents given to them by their higher-ups. Dong Xuebing felt this was meaningless but forced himself to listen to Zhou Changchun’s “chanting” while thinking of how to get promoted.

10 minutes……

20 minutes……

Dong Xuebing was falling asleep and controlling himself from yawning.

The people from the General Affairs Office were used to this. Other than Old Yan was doing his own things, the rest were trying their best to pay attention.

“That’s all for today.” Zhou Changchun drank his tea and cleared his throat. “Two of you will follow me. The rest return to the office. There is a lot of work this morning. Do your best.” Zhou Changchun looked around the meeting room thinking who to pick to follow him out for some errands.

Dong Xuebing and Guo Panwei puffed out their chest and straighten their backs.

Then Zhou Changchun said. “Panwei, Shunjie, both of you follow me.”

“Yes, sir.” Guo Panwei replied immediately and proudly looked at Dong Xuebing. It was as if he was telling Dong Xuebing that did you see it? Even if you have some credits, Chief Zhou still trusts me more than you. Guo Panwei was had been upset with Dong Xuebing immediately felt better.

Guo Shunjie did not expect Zhou Changchun would call his name. He brightens up. This means the leader had forgotten about the incident that day. He also looked at Dong Xuebing who had been trying to be closer to Chief Zhou recently. He was delighted to see Chief Zhou not calling Dong Xuebing. Dong Xuebing was still a newbie.

“Oh yes.” When everyone was walking out of the meeting room, Zhou Changchun suddenly said: “There will be two very important documents which will be sent to Chief Li Qing there. Two of you must go and collect it and send it to the confidential department. Nothing must go wrong…. Errr…..”

Dong Xuebing puffed up his chest and had a “leave this to me” expression on his face.

After hesitating for a while, Zhou Changchun looked at Dong Xuebing for a second and said: “Xiao Chang and Xiao Tan, both of you will do this. The Confidential Department might be having a meeting this morning. If there is no one to collect the documents, don’t bring the documents back to the office. Return it back to Chief Li Qing. There are no duplicates for these documents. Nothing must happen to the documents.”

“Rest assure Chief.” Tan Limei and Changjuan nodded.

Guo Panwei and Guo Shunjie looked at Dong Xuebing. There were laughing at him in their hearts.

Dong Xuebing felt helpless. After all, he was still new in the office. Zhou Changchun had only started to trust him. But compared to the rest of the staffs, he still trusts the seniors more. Especially Guo Shunjie who was Zhou Changchun’s, right-hand man.

Sighed……. It will be a long journey….

Chapter 36 – Fire!

10.30 am.

General Affairs Office.

Guoo Panwei and Guo Shunjie went out with Zhou Changchun for some errands. Tan Limei and Changjuan also went upstairs to collect the two very important documents from Li Qing’s office. But there was no one at the Confidential Department to receive the documents. It seems that they were still having a meeting. There was only two staff on duty at the counter. But these documents need the leader to acknowledge and signature. Tan Limei and Changjun could only bring the documents back to Director  Li Qing.

Dong Xuebing was looking at the attendance sheet when they returned. He asked: “You delivered the documents?”

Tan Limei sat down on her chair. “The leader of Confidential Document Department is not around. Director Li told us to send the documents again in the afternoon.”

Dong Xuebing looked around and saw there were no outsiders. He asked softly: “tan Zhi, is it because I am still under my probation? Why Chief Zhou never pick Zhuang Zhi and me to deliver those important documents? Is he afraid that we will look at the documents?”

Tan Limei laughed. “I am not sure about this. What’s wrong? You are jealous of me and Sister Chang?”

Dong Xuebing sulked. “Do I need to? But I just feel that the leader does not seems to trust me.”

“It’s not he doesn’t trust you, it’s……” Tan Limei paused for a while and looked around the office. She picked up a document and pretended to be discussing the document with him. “I had wanted to warn you yesterday. I think Chief Zhou might be slightly pissed with you.”

Dong Xuebing was shocked. “Impossible…… I did not do anything to make him angry.”

Tan Limei continued. “This is only my opinion. That day when you had the conflict with Guo Shunjie, you purposely did not say you were in Chief Zhou’s office and lead Guo Shunjie to say those things. Yes. Guo Shunjie was scolded by Chief Zhou. But have you ever thought that what you did was forcing Chief Zhou to step in to scold Guo Shunjie? He had no choice as one of his subordinates was shouting outside. If he still did not step in, people will lose respect for him.”

“Damn!” Dong Xuebing felt this might really be true.

“That’s why although Chief Zhou did not say anything, in his heart…… you should know.” Tan Limei had been in the government sector for more than one year. She could see further than Dong Xuebing. “Chief Zhou had asked Guo Shunjie to follow him along for his errands was the leader’s art of carrot and stick. Since he had shown that he is the boss of the office, there was no need to make things worse. At the same time, he was giving you a warning.”

Dong Xuebing was grateful. “Thank you so much for telling me this. If you did not tell me, I would still be wondering why Chief Zhou was treating me differently. So, this was the reason.”

Sighed……. I was still too naïve.

Dong Xuebing reflected on himself. This was a lesson to him. Suddenly he felt slightly cold and walked over to press the remote of the air conditional. He tried to raise the temperature, but the button might be spoilt. It had no reaction after pushing for a while.

“You need to press harder. Press as hard as you can.” Changjuan said. “The thermoset is faulty.”

“Did we report it?” Dong Xuebing used his strength to press and beep. The temperature indicator increased a notched. “Damn, adjusting the temperature is also manual labor.”

Old Yan who was reading his newspapers laughed. “It was repaired several times, but it was still faulty. Recently, the budget was tight, and the higher-ups do not allow us to replace it. Not only this air conditional, that water dispenser cold water is also faulty. The electric kettle in Director Li Qing’s office was also faulty. It will stop working when boiling water. Just make do with it first.”

Someone opened the door of the office. It was General Affairs Office’s head. Director Li Qing. “Bureau Chief Yan need someone to help him carry things. One of you needs to follow me.” Bureau Chief Yan’s full name was Yan Liang. He was the Chief of this district’s branch bureau. The real head of this place. He had more authority than the District Political Commissar.

When heard that it would be helping Bureau Chief Yan to carry things, Dong Xuebing stood up. “Director Li, I will go.”

Li Qing looked at him and laughed. “Never mind. Let Xiao Sun go. He is stronger.”

Zhuang Zhi immediately stops what he was doing and followed Li Qing out of the office.

Dong Xuebing slapped the back of his head in frustration. He felt his presence in the office was getting smaller and smaller.

On the other side, a car was traveling back to the Western District Branch Bureau. Zhou Changchun casually asked. “What do you all think of Xiao Dong?”

Guo Panwei, who was driving, was surprised at this question. “Xiao Dong is too young. Although his work attitude was good, he was too impulsive…….” He was afraid of Dong Xuebing competing with him. So, he did not hold back his words.

Guo Shunjie saw there were no changes in Zhou Changchun’s expression, he cleared his throat and said. “Chief Zhou, I am not saying this because I had some conflicts with Xiao Dong in the past. He is too immature. Just because he had written a draft of a speech for Bureau Chief Yang, he became so proud and had no respect for you. That day, he tricked me. If I knew that you were the one who called him into your office, I will also not……”

Zhou Changchun frowned.

Guo Shunjie also stopped speaking. He was laughing in his heart. Seems like Chief Zhou was not very pleased with Dong Xuebing.

Guo Panwei was also thinking in his heart. Chief Zhou should not trust that Xiao Dong much. If not, he would not initiate this conversation with both of them.

Branch Bureau’s cafeteria.

Dong Xuebing, Tan Limei, and Zhuang Zhi were sitting at a small table having their lunch. Dong Xuebing was thinking of a way to change Zhou Changchun’s impression of him and earn the trust of the two leaders of the General Affairs Office while eating. He was thinking hard, but could not think of a good solution. He sighed. It was too complicated to survive in the government sector. If this carries on, it might be years before he could get his promotion. He needs an opportunity to prove himself.

Dong Xuebing looked around and saw Zhou Changchun and Li Qing entering the cafeteria.

Dong Xuebing called out to them. “Chief Zhou, Division Chief.” But they did not hear him and sat down at an empty table not far away. Dong Xuebing sat down embarrassed and continued eating his lunch.

After eating for a while, Li Qing remembered something and frowned. “Old Zhou, did I unplug the electric kettle in my office?”

Zhou Changchun replied. “I did not notice when we are leaving your office.” He knew that the electric kettle in Li Qing’s office was faulty. No matter how long the water was boiling, it will not stop heating unless you unplug it. “Shall I go up and check?”

Li Qing replied: “Let’s have lunch first.”

Dong Xuebing and Tan Limei overheard their conversation. Dong Xuebing wanted to go up to them and offer to check the kettle for them. But he remembered that there were many important documents in Li Qing’s office and most likely he was not allowed to enter. So he did not approach them.

Suddenly there were shouts outside the cafeteria.

Everybody looked out. “What’s wrong?”

“Fire. The grey building is on fire!”

“What?”

“Ah……”

Chapter 37 – Chance to prove myself again!

Outside of the cafeteria.

After Dong Xuebing, Tan Limei and the rest heard about the fire, they immediately ran out of the cafeteria and look towards the direction of the grey building. The fire was at the General Affairs Office’s building. Thick billowing smoke was coming out from the second floor. It was slightly further away from Dong Xuebing’s office. The thick smoke had covered the corridor and coming out from the windows. It seems that the fire was quite big.

“Whose office was that? Why did it catch fire?”

“Call 119!”

“We had called just now.”

The compound was filled with people.

At first, Dong Xuebing still did not think much of the fire. It was none of his business. But when he saw Li Qing and Zhou Changchun’s face, he immediately realized something was wrong. He looked at the second floor where the smoke was coming out. Damn! That was Li Qing’s office!

Li Qing shouted: “Quick. All those from the General Affairs Office, follow me!”

Zhou Changchun was wiping his sweat on his face and ran behind Li Qing towards that burning building. “Hurry and put out the fire.”

Guo Shunjie and Guo Panwei had caught up with them. Dong Xuebing knew that this was an emergency. He quickly ran forward with Tan Limei. Dong Xuebing knew that it was the faulty electric kettle that caused the fire. Li Qing and Zhou Changchun had forgotten to unplug it before leaving the office. They had to take responsibility for the fire, and the two very important documents were still in his office. If the documents were damaged, the whole General Affairs Office might be punished.

The corridor on the second floor was covered in thick smoke, and it was choking.

There were some people from the Political Section and Finance Department trying to put out the fire. They were throwing pails of water at the burning wooden door.

“The door is damaged by the fire and cannot be opened.”

“Put out the fire on the door first. Stop it from spreading.”

“Get a few more pails of water! It is not enough!”

Li Qing was panicking. He grabbed a fire extinguisher along the way to the building and spray it on the door. Guo Shunjie and Guo Panwei could not find any fire extinguishers. They could only get the pails and collect water from the washroom nearby. Changjuan, Dong Xuebing and the rest arrived shortly and helped to put out the fire.

“What’s happening? Li Qing, tell me what is happening?” A stern looking middle-aged man ran over from the end of the corridor. He was Yan Liang, Director of the District Branch Bureau.

Li Qing was panicking: “Director Yan, I…… I don’t know why my office caught fire.” He was lying through his teeth and trying to avoid taking responsibility.

Director Yan points at him: “I don’t care. Hurry up and save whatever documents in there!”

“Director Yan, I, I……” Li Qing was at a loss of words. “It’s fine if the rest of the documents were damaged. But…… but the two documents you passed to me this morning is…… still in my office.”

“What?!” Director Yan’s face changed. “Say that again?”

Li Qing’s fire extinguisher had run out, and he quickly explained: “This morning, the Confidential Documents Department was having a meeting and there was no one to accept the documents. So, I brought it back to my office and will deliver it after lunch. But who knows……”

Director Yan shouted: “Are you allowed to keep those documents in your office? What did I tell you when I pass you the documents? Those documents have no backups and were very important. How can you leave it in your office and go out for lunch? Do you know the procedures of handling these highly classified documents? Do you know?!”

Zhou Changchun was standing by the side sweating profusely.

Li Qing replied: “Director, don’t worry. There should be enough time to get the documents out.” The fire on the office door was extinguished. Li Qing shouted to Guo Panwei. “Stop trying to put out the fire and kick the door down. Get the documents in my desk’s second drawer on the right. Get it out of the fire even if it cost your life!”

Guo Panwei knew that if he could rescue the documents from the fire, it will be a great credit. He rushed forward and kicked on the door. Bang! But the door did not open. Dong Xuebing also saw this opportunity and wanted to kick the door. But Guo Shunjie pushed him aside and kicked the door.

Bang!

The door fell off its latches.

Dong Xuebing nearly cursed out loud after seeing the chance to gain credit was snatched by others.

Guo Shunjie was laughing in his heart and wanted to rush into the office.

Guo Panwei was not far behind either. He ran into the room after him.

But after they stepped into the room, they could feel the heat in their faces. The room was covered in thick black smoke.

Guo Panwei and Guo Shunjie got shocked. They used all their strength to avoid the fire and run out of the room.

Li Qing and Zhou Changchun who were panicking shouted out orders: “Go in and get the documents. It is in the second drawer!”

Guo Panwei and Guo Shunjie thought the fire was only around the door. But when they entered the room, they saw everything in the office were on fire. The shelves filled with books, the stacks of documents in the corners, computer, writing desk, etc. were all on fire. They were staring at the raging fire in the office. Guo Shunjie and Guo Panwei were not willing to go in and risk their lives. No matter how big that credit was, it was not worth using their lives to exchange for it.

“I can’t. The documents must have been burnt by the fire.” Guo Panwei moved back.

Guo Shunjie also took a few steps back. He was afraid the fire would burn him.

Li Qing cursed silently and clenched his fist. He wanted to run into the room, but he hesitated. He does not have the guts to enter the room.

“The fire extinguisher is here!” Zhuang Zhi and Tan Limei were running from a distance with a fire extinguisher each. They tried to extinguish the fire.

Everybody at the scene knew there was no way to save those documents. The fire was raging.

Director Yan pointed at Li Qing and Zhou Changchun: “What the hell is your General Affairs Office doing?!” He paused for a while and continued. “Do you know what those documents are? Do you know?! Your department cannot even do such a simple task. What is the use of keeping all of you here? I want your resignation letter on my desk tomorrow!”

Zhou Changchun knew there was nothing he could do. He lowered his head and kept quiet. He thought he would be able to retire at the rank of Section Chief, but now……..

Tan Limei, Guo Panwei and the rest were all looking down in shame.

Li Qing could not say a word. Resign? This job was essential to him. His daughter needs his salary to pay for her medical treatment. If he lost his job, what would he do? There was no way he could do anything now.

Suddenly there was a loud splash.

A man snatched a pail of water and splashed on himself, making himself all wet and ran into the burning office. Everybody was shocked.

It was Dong Xuebing!

Everybody at the scene was staring in disbelieve.

This person dares to jump into the sea of fire?

“Xiao Dong!”

“Bing Zhi!”

“Are you trying to kill yourself? Come back! The documents are burnt!”

Chapter 38 – Saving the documents!

Dong Xuebing was afraid of dying. He was terrified of dying.

If it were in the past, he would never rush in even if a gun was pointing at his head. It was dangerous.

But now, Dong Xuebing was different. He has the special ability, BACK, as his trump card. He has an extra life compared to everyone else in the world. He could use BACK to return to the time where he was unhurt if he encountered some dangerous situation. With this power, his wellbeing was not his top priority. He had died once before, what’s wrong with dying again? Anyway, he will not really die. What matter the most to him was to gain credit and accomplish some achievement to gain the trust of his higher-ups. This was the reason why Dong Xuebing rushes into the burning office without second thoughts.

The fire was burning everywhere around Dong Xuebing.

The thick smoke blocked Dong Xuebing’s vision, and he could not see a thing in the office. He choked on the smoke and coughed a few times before covering his mouth with his wet sleeves. Tears were flowing from his eyes, and he quickly walks forward in the darkness.

Hot. He could feel his skin burning.

Dong Xuebing could not stand it after entering the office for a few seconds. He avoided something burning on the floor and gritted his teeth.

There were shouts and screams behind him. Everyone was calling him to get out of the office.

“Xiao Dong!” It was Li Qing’s hoarse voice. “Come out! Don’t care about the documents. Your life is more important!”

Zhou Changchun also shouted: “Xiao Bing, get out of the office immediately! This is an order!”

“Bing Zhi, are you mad? The fire is getting bigger! Come out now!” Dong Xuebing’s colleagues were all calling for him.

Dong Xuebing also thought that the documents should be burned to ashes by now. But his purpose was not to find the documents. He wants to show that he was fearless and could help the higher-ups in critical times. He ignored all their cries and move quickly to a half-opened door in the office. He kicked the burning door open and entered the room. Crash! It was the sound of something heavy crashing down. He could feel the floor shook. He turned around and saw a bookcase had collapsed, blocking the main door. His exit was blocked!

Dong Xuebing got a fright from the loud sound. Damn!

“Oh no!”

“Ah…… Bing Zhi cannot come out now!”

“Hurry and save him!”

Everyone outside was panicking. They used the fire extinguisher on the burning bookcase, hoping to clear an exit path for Dong Xuebing. If the fire on the bookshelf was not extinguished, Dong Xuebing would have no escape route and will either be burned to death or suffocated from the smoke.

Dong Xuebing hesitated for a while. But he still entered the smaller room in the office.

Crash!

A desk on his left had crashed down, and the table top and legs hit Dong Xuebing’s pants. It immediately burned a hole in his pants and parts of his leg was burned. He screamed out in pain. Cold sweat was dripping down his back. He endured the pain and extinguished the fire on his pants with his hand. The pain made him more determined. He strained his eyes to see through the thick smoke and limped towards a burning pile by the side of the room. It was Li Qing’s desk.

Crash!

The fluorescent lights above exploded from the high heat.

The glass pieces fell on Dong Xuebing, and some cut his back, neck, and hands. Blood was flowing out from his wounds.

Dong Xuebing cursed and limped forward. He was trying his best to keep his conscious.

He got closer, and he could see the burning desk clearer. Dong Xuebing was overjoyed to see that the drawers on the left were only burning slightly. It was not engulfed in flames entirely. He immediately reached out for the second drawer without thinking. Ah!!!! His fingers were burned when he touched the drawer. It was excruciating. He quickly uses his leg to kick the locked drawer.

Bang! Bang!

Two kicks.

Cracked! The scorched parts of the drawer cracked, and there was a big opening. Dong Xuebing could see 2 brown envelopes in the drawer!

The documents were still around!

Dong Xuebing was very excited. He ignored the pain on his hands and reached into the drawer to grab the envelopes. The envelopes were slightly burned on the edges. Dong Xuebing was coughing heavily from the thick smoke. He covered his nose and mouth and lowered his body. He tried to make his way back out of the office. But the collapsed bookcase was blocking the main exit. He could not escape from there. The people outside were still trying to put out the fire and remove the debris of the bookcase.

Hurry up and let me escape!

Dong Xuebing could feel his head getting heavier and giddier…….

He wanted to use all his strength to move nearer to the exit, but he had inhaled too much smoke. His brains and body were not listening to him!

Dong Xuebing’s vision slowly became blurred. Bang! He fell onto the floor.

The moment the documents touched the floor, it started burning. Dong Xuebing was also screaming in pain as the fire engulfs his whole body.

Dead……

Dong Xuebing knew he was dying.

He used his final strength to shout out: “BACK!”

……

Everywhere around Dong Xuebing was still burning.

The 2 envelopes were still in the drawer and could be seen from the cracked opening.

Time had returned to 1 minute before.

Dong Xuebing could feel his mind shook. He could feel his body again, but he was still feeling giddy. No matter what, it was still better than the few seconds before he was about to die earlier. He knew that the thick smoke was toxic, and he does not have much time. Even if he could get the documents, he still could not get out of the office alive.

Dong Xuebing could not afford to waste time. He grabbed the two envelopes again, and this time, he did not pick the earlier path which led to his death. He ran towards the window panels of the office and picked up a porcelain teacup along the way. He threw the cup at the window panel with all his strength, smashing the windows.

This office was located on the second floor. Although it was dangerous to jump out of the window, it was better than suffocating to death by the thick smoke.

Dong Xuebing could feel he was at his limits. He took in some fresh air near the windows and at the awning below. The awning was to shelter the parked bicycles below. Dong Xuebing felt slightly relieved when he saw the plastic canopy. He hugged the documents and slowly climb out of the window. He used his fingernails to press hard on his temples to clear his mind, before using the last of his strength to jump down.

4 meters……

3 meters……

2 meters……

Crash!!!

Dong Xuebing could feel the pain on his left shoulders, and his body hit on the blue translucent plastic shelter. He landed on the awning and lost his balance and rolled down the sides. Bang! He fell from the canopy onto the concrete ground, barely missing a few parked bicycles.

He was gasping for fresh air.

Dong Xuebing resisted the urged to vomit and looked at the blue skies. He was finally safe.

He was alive!

He did not die!

3 minutes later……

Footsteps could be heard coming closer to him.

It was the people who were trying to put out the fire. All of them had run to the back of the building. Among them, it was the Chief of the General Affairs Office and Dong Xuebing’s colleagues.

“Bing Zhi! Bing Zhi!”

“Xiao Dong, how are you feeling?! Are you okay?!”

Dong Xuebing’s body was covered with burns and bruises. He could not stand up. He tried his best to give them a smile.

Tan Limei, Zhuang Zhi, Changjuan and the rest got closer to him and saw Dong Xuebing covered in blood and burns lying on the ground. All of them were shocked: “Call the ambulance! Quick!” Zhuang Zhi was the closest to Dong Xuebing. He shouted and move forward to try to help him up.

Li Qing was deeply touched. “Xiao Dong…… you…… Sighed. You know that the documents were burned and yet you still…….”

Dong Xuebing was still panting and said: “The documents are not burned.”

“What did you say?” Li Qing, Zhou Changchun and everyone at the scene were shocked.

Dong Xuebing turned his body painfully to his sides and took out 2 envelopes under him. “Are these the documents?”

“You found it?” Li Qing and Zhou Changchun could not believe their eyes. They’re almost cried on the spot and quickly walk forward to pick up the bloody brown envelopes. “Yes! Yes! These are the documents!” Li Qing was so ecstatic until he did not know what to say. “You…… This…… Xiao Dong…… Good job! Terrific!”

Everyone was stunned by Dong Xuebing.

Guo Panwei and Guo Shunjie looked at each other. They could not believe what had happened. Earlier when Dong Xuebing rushed into the burning office, no one expects him to come out alive. Let alone escaping with the documents.

Zhou Changchun looked at Guo Panwei and Guo Shunjie who were staring at Dong Xuebing in disbelieved. His opinion of Dong Xuebing had changed. Guo Panwei and Guo Shunjie had still claimed that Xiao Dong was impulsive and immature. But what did the both of them do just now? They were hiding away from the fire. Dong Xuebing was much more dependable than them.

Director Yan had also arrived and was shocked by Dong Xuebing’s actions. He looked at Dong Xuebing and took the documents from Li Qing. “You don’t need to write your resignation letter, but you will still be punished. Go back and write a report for me.”

Li Qing replied. “Yes, Sir. Thank you, Director Yan.”

Zhou Changchun also said: “Thank you, Sir.” Both of them were overjoyed for not need to resign.

“Don’t need to thank me.” Director Yan looked at Dong Xuebing who was still sitting on the floor. “If you two want to thank someone, you should thank him. Both of you are really lucky to have such a good subordinate.”

Li Qing and Zhou Changchun nodded.

That’s right. Which leader will also feel the same for having a subordinate who was willing to risk his life for his leaders. At least, there was no one else like Dong Xuebing in the Western District Branch Bureau.

At this moment, everyone’s impression of Dong Xuebing changed. This person was crazy and was willing to risk his life…….

Chapter 39 – Becoming a Party Member!

Beijing Jiangong Hospital.

Orthopedic inpatient ward.

Dong Xuebing was sent to the hospital by the ambulance. Zhuang Zhi who had accompanied him helped to get him admitted into the hospital. After a whole afternoon of checks and treatment, Dong Xuebing’s injuries were under controlled. His arms and legs had some first-degree burns. He also sprained his shoulders and ankles. The cuts caused by the fluorescent lights were also bandaged. Overall, he was not too severely injured.

In the evening, everyone from the General Affairs Office, including the leaders, arrived at the hospital to visit him.

Dong Xuebing who was lying on the bed had just taken his temperature. 37.3 degrees. As the nurse took the thermometer away, Li Qing and Zhou Changchun walked into the ward. Dong Xuebing immediately tried to sit up. “Director Li, Chief Zhou.” But Dong Xuebing’s shoulders were hurting and could not sit upright.

Li Qing quickly steps forward and stop Dong Xuebing. “Don’t get up. Just lie on the bed.”

Guo Panwei looked at Dong Xuebing who was wearing the hospital gown and did not say a word. Instead, he carried two chairs over for the leaders.

Zhou Changchun and Li Qing sat down by the bed and asked. “Xiao Dong, how are your injuries?”

Dong Xuebing was not used to be surrounded by so many people. He coughed. “Errr…. Thank you for asking. I feel well now. I think I can be discharged tomorrow.”

Li Qing had asked Zhuang Zhi about Dong Xuebing’s condition and knew that Dong Xuebing was putting up a brave front. He frowned: “How can you be discharged tomorrow? You can’t even get off the bed now, how can the hospital discharge you tomorrow? Xiao Dong, don’t worry about your work. Old Zhou and I will take care of your probation performance report and your hospital bills. You don’t need to do anything and focus on recovering well.”

Zhou Changchun nodded. “That’s right. You need to rest well.”

Li Qing and Zhou Changchun had escaped from being forced to resign because of Dong Xuebing. Both of them were grateful to him. Even Li Qing helped Dong Xuebing poured a glass of water personally. Guo Shunjie and Guo Panwei had never seen Li Qing and Zhou Changchun treating a subordinate so well. They were jealous of Dong Xuebing, but they could not show it. After all, Dong Xuebing had done something great.

Dong Xuebing had also said it casually. Seeing the leaders granting him permission to recuperate in the hospital, he did not insist on discharging. He did not want to be discharged. First, he was still injured, and his mother was not in Beijing. There will be no one taking care of him at home. Secondly, if he discharged too early, Li Qing and Zhou Changchun will not feel that they owe him a lot. He had to pretend to be “seriously injured” to show the leaders that he risked his life to help them.

Dong Xuebing was not very smart but was still quick-witted.

Li Qing and Zhou Changchun took turns to say some pleasantries to Dong Xuebing. After a while, Li Qing’s mobile phone rang. He took a look at the number and left the ward with Zhou Changchun to answer the call.

After the leaders were gone, Dong Xuebing’s colleagues were more at ease.

Tan Limei laughed and showed Dong Xuebing a thumbs up. “Bing Zhi, I am impressed by your guts. The fire was so big, and you dare to rush in. I was so stunned back then.

Changjuan also laughed: “You think you are the only one? Everyone out there was stunned. Luckily you are alright.”

Old Yan said gently: “Xiao Dong, you did us proud.”

Dong Xuebing was feeling great, but he modestly replied: “Stop praising me. I did not think much and just know that if the documents were destroyed by the fire, the whole General Affairs Office would be in trouble. That’s why I rushed in.”

Guo Shunjie knew Dong Xuebing was talking rubbish.

Guo Panwei was also thinking the same thing. If there is no credit for doing this, will you still risk your life by running into the office? Who are you trying to fool?

But they could only say all these in their hearts. No matter what, Guo Shunjie and Guo Panwei were impressed by Dong Xuebing’s guts. If given a chance again, Guo Shunjie and Guo Panwei will still not enter the office to risk their lives.

The door opened.

Li Qing and Zhou Changchun entered the ward again. The people surrounding Dong Xuebing’s bed moved aside to make way for the leaders.

Li Qing sat down beside the bed and patted Dong Xuebing’s hand. “I have just received news that the Bureau had approved your application and you are now a Party member.”

Tan Limei and the rest were surprised. “Didn’t Bing Zhi submit his application two weeks ago?”

Dong Xuebing was also shocked to hear this. “Me? Approved?” He had not even submitted a periodical report and had not enrolled in any of the courses. He needs at least one year to qualify as a Party Activist and another year to become a Probationary Party member. How come he become a Party member two weeks after submitting his application? This was not right.

Zhou Changchun laughed. “Your approval is an exceptional case.”

Everyone in the ward understood why.

Joining the Party through exceptional approval happens quite frequently during the rescue efforts of natural disasters like earthquakes, or war. Those individuals with exceptional performances and contributions are allowed to join the Party immediately.

Li Qing explained. “This afternoon, after we put out the fire, Old Zhou and I had a discussion and decided to submit your application letter to the higher-ups. We applied for an exceptional approval for you. The phone call earlier was to inform us that the application is approved and when you return to work, you will be sworn in. After that, you will be Probationary Party member.” Actually, Dong Xuebing’s performance in the afternoon was still not good enough to qualify for exceptional approval. But to repay Dong Xuebing, Li Qing and Zhou Changchun made a few trips to their leaders’ offices to talk about this exceptional approval. Director Yan had also seen Dong Xuebing’s bravery, and with his help, the approval was granted.

Gou Panwei and Guo Shunjie were jealous. It was rare to see someone getting exceptional approval.

Dong Xuebing was overjoyed! This was not what he expected. He will be a party member, and it will look good on his resume. He showed a “grateful” expression: “Thank you, Director Li, Thank you, Chief Zhou. I will not let you all down. I will work harder for the Communist Party and will be prepared to sacrifice myself for the party and people……”

Li Qing laughed: “This is not the place for you to pledge your loyalty to the Party.”

“Hahahaha…….” Everyone laughs.

After all the visitors left, Dong Xuebing covered his whole body under the blanket and laughed. All these injuries were worth it. Not only he had gained the trust of Li Qing and Zhou Changchun, even the Director and all his colleagues were impressed by him. Most importantly, he had successfully joined the CPC.

Hahahaha…….. I am a Party member now!!!

Chapter 40 – Aunt Xuan

The next morning.

Orthopedic inpatient ward.

The morning sky had just brightened up. It was the start of Autumn and the morning air was fresh. The nurse conducted her morning rounds and woke Dong Xuebing. He yawned and greeted the old man, with a fractured leg, in the same ward. Dong Xuebing slowly makes his way down his bed and poured himself a cup of warm water. He wore his slippers and was about to ask the nurse at the nurses’ station on what other checks he had today when his iPhone 4 rang. It was Qu Yunxuan’s number.

Dong Xuebing cleared his throat and swiped the screen to answer: “Hello?”

“Xiao Bing, where are you? How come you did not return home last night?”

Dong Xuebing was afraid Qu Yunxuan would be worried and did not want to let her see him lying in bed so pathetically. So, he did not inform her and his hospitalization. He called her yesterday and told her that he will be having dinner with his colleagues. “Ah…… We had dinner until quite late yesterday, and I stayed over at my colleague’s place. I had just wake up and is preparing to go to work now.” When he finishes this sentence, a nurse walked in with a few small plastic containers and shouted. “The medicine is here. Take it half an hour after breakfast.”

“What medicine?” Qu Yunxuan asked nervously. “Xiao Bing, where are you?”

Dong Xuebing stuttered: “Nothing…… nothing…… It’s the television.”

“You think I am stupid? Hurry up and tell me the truth!”

Dong Xuebing’s lies were exposed, and he could only tell her the truth. “Errr…… I am at Jiangong Hospital. It’s like this……. Yesterday there was a fire at my workplace, and there were some important documents in the office. I ran in to retrieve the documents and suffered some minor burns. It is not very serious. I will be discharged in one or two days. You don’t need to visit me. I am fine.”

“……”

“Aunt Xuan? What’s wrong? Why are you keeping silent?”

“……”

“Errrm…… I didn’t mean to lie to you.”

“Dooo…… dooo…… dooo……” The line was cut.

Dong Xuebing was sweating nervously. Was Aunt Xuan angry with him?

Dong Xuebing tried to call Qu Yunxuan again, but she did not pick up his calls.

Breakfast was ready, and Dong Xuebing kept his phone. He took out a 10 RMB food ticket bought by Zhuang Zhi yesterday and paid the lady pushing the food cart. After getting his breakfast, he slowly peeled the shells of an egg with one hand. He spent a long time removing the shell. The nurses in the hospital will not care for the patients other than doing their jobs of changing the drips, changing oxygen tanks, taking temperature, etc. They will not do anything extra for the patients. If you need someone to feed you, you will need to hire a caretaker, and it cost tens of RMB a day. Dong Xuebing did not want to spend that money and tried to do everything himself.

Half an hour after breakfast, he took his medicine, and he could hear the sounds of heels down the corridor.

Click, click, click, click, the footsteps were fast and strong.

A person’s figure rushed past the door of the ward, and the sounds of the heels stopped. The person turned back quickly, and push opened the door of Dong Xuebing’s ward. It was Qu Yunxuan.

Dong Xuebing, who was half lying on the bed, was nervous to see her. “Aunt Xuan, didn’t I told you not to visit me?”

Qu Yunxuan’s eyes turn red as she saw Dong Xuebing covered in bandages and burns wounds. She bit her lower lips and did not say a word.”

“Errr……. Aunt Xuan, take a sit.” Dong Xuebing pushes a chair next to his bed.

Aunt Xuan was still not saying anything and was still looking at his wounds.

Dong Xuebing’s whole body was covered with severe and minor injuries. He does not look like the type of men Qu Yunxuan likes now. Dong Xuebing tried to cover most of his wounds with his blanket, leaving only some minor injuries outside. “It is not as serious as you thought. I’m fine. All these are just minor injuries. I will recover in a few days.”

Qu Yunxuan seems to be mad, and she shouted at Dong Xuebing: “It is the job of the firemen to put out the fire. Why didn’t the others from your workplace go and put out the fire except for you? Are you the only person left in your entire workplace?” Qu Yunxuan lifted her hand and slapped Dong Xuebing’s exposed arm. “Try to be a hero? Huh? Who ask you to be a hero?” She slapped his arm more than 10 times.

Dong Xuebing had never seen Aunt Xuan so angry before. He did not dare to make any noise.

“I am worried sick for you.” Qu Yunxuan was snuffled and wiped her tears with the back of her hand.

Dong Xuebing panicked. “Aunt Xuan, I’m sorry. Stop crying. I will not try to be a hero the next time.” He felt good to be scolded by Qu Yunxuan. He could feel that she was anxious about him. “The next time I see a fire, I will run away. Really! I promise you.”

Qu Yunxuan looked at him and then touched the wounds on his arm gently. “Is it painful?”

Dong Xuebing laughed. “No.”

“Where else are you hurt? Let me see.”

“I only sprained my ankles. There are no fractures. I’m fine.”

Qu Yunxuan lifted his blanket and saw all the wounds on his body. She was about to start crying again before staring at Dong Xuebing angrily: “Xiao Bing, you must not hide anything from me in the future. If you dare to lie to me again, I will smack you on your buttocks!”

The old man and his son at the adjacent bed were laughing at Dong Xuebing.

Dong Xuebing blushed: “I will not lie to you again.”

Qu Yunxuan continued to nag at him.

Dong Xuebing just went along with her and agreed to whatever she said.

The old man with his leg in a cast laughed and interrupt: “Girl, stop scolding him. This young man had made a huge contribution. His leaders and colleagues had visited him yesterday, and I heard that he will be getting an exceptional approval to be a Party Member.”

Dong Xuebing also replied cheerfully: “That’s right. I will be a party member soon.”

Qu Yunxuan touched Dong Xuebing’s face gently. “Nothing is more important than your life. If something happens to you, how am I going to face Sister Luan?”

“Huh? Please don’t let my mother know about what happened.”

“Ok.”

Qu Yunxuan stayed by Dong Xuebing and took care of him for a while before going to see his doctor. She wants to ask about Dong Xuebing’s condition.

After she returns, Dong Xuebing said. “It’s late. Hurry and go to work.”

Qu Yunxuan shook her head and used a wet towel to wipe his face. “I had applied for leave. I still have 5 days annual leave left. I will accompany you these few days in the hospital.”

“No need. I am fine.”

“You can’t even walk by yourself, and you call this fine? The doctor had told me that you need someone to accompany by your side.”

“I am really fine.”

“If you say one more word, I will tear your mouth!”

Seeing that Qu Yunxuan could not be persuaded, Dong Xuebing could only accept her help.

Accompany by the bed? Sigh…… It would be better if she could accompany me in the bed……

Chapter 41 – Second confession!

Morning.

9 am.

Drip, drip, drip…… The needle of the drip was injected into Dong Xuebing’s wrist. It was excruciating. Qu Yunxuan had nothing much to do in the ward, and she took his keys. She left for his home to help him bring his towels, underwear, socks, etc. She also needs to help him bring a set of clean clothes. The newly bought suit and shoes were all damaged in the fire.

After Qu Yunxuan left, the nurse who was inserting the drip laughed: “Your aunt is so pretty.”

The old man also said: “That girl is so nice to you.”

Dong Xuebing felt proud. It was as if they were praising him.

Qu Yunxuan returned before 11 am with a small suitcase. She had brought clothes, toothbrush, shampoo, plates, etc. along with her and packed everything into the small cabinet beside Dong Xuebing’s bed. She was sweating and panting. But she did not stop. She lifted Dong Xuebing’s blanket and change his socks for him. After that, she took a plastic basin and soap to the washroom to help wash his dirty socks.

Dong Xuebing was touched. ‘Aunt Xuan, rest for a while.”

Qu Yunxuan turned and smiled. She still had foams on her hands. “I am not tired. You stop moving about. You are still on a drip.”

“Ok.”

Aunt Xuan was squatting down washing the clothes, and her back was facing Dong Xuebing. Her clothes were pulled up slightly, exposing her lower back. Dong Xuebing’s eyes were glued to her back. Maybe he was imagining something naughty and suddenly had the urge to pee. He looked at the bottle of drip hang above him. There were at least half a bottle more. It will last at least half an hour more. He tried to control the urge, but could not stand it anymore. He endured the pain in his shoulders and legs and slowly got off the bed to wear his slippers.

Qu Yunxuan who had finished washing his socks was shocked. “What are you trying to do?”

Dong Xuebing smiled. “I need to go to the toilet.” He reached out to grab the drip.

“Stop moving. You are not allowed to move.” Qu Yunxuan hurriedly washed her hands. “The drip is attached to your moveable hand. You cannot carry the drip with that hand.”

It was hard for Dong Xuebing to visit the toilet yesterday. Today, it was harder with the drip. Dong Xuebing also knew that he was not allowed to move. But it was embarrassing for him to ask Aunt Xuan to help him. “It’s fine. I will be out in a minute to help you.” Dong Xuebing ignored her and pressed the drip’s valve, stopping the drip. He carried the bottle and limped towards the toilet.

Qu Yunxuan walked towards him angrily. “Why can’t you listen to me? You want me to hit you?” She took the bottle from him and helped him to the toilet. “Don’t try to be a hero. Come, I will help you.”

Dong Xuebing replied embarrassedly: “It’s okay. I can do it myself.”

Qu Yunxuan waved her hand: “You want me to hit you? Hurry up and go!”

“Ok……” Dong Xuebing knew he could not win against her and limped into the toilet.

Usually, the toilets in the hospital will have hooks for hanging the drip bottle. But Dong Xuebing and Qu Yunxuan looked around and did not see the hooks. It was embarrassing, and both of them paused for a second before Qu Yunxuan closes the door behind her and lifted the toilet seat. She raised the bottle of drip above her head and turned towards the wall. “Hurry. I will not look at you.”

Dong Xuebing almost died from the embarrassment. “Errr…… I…… You……”

“What are you shy of?” Qu Yunxuan turned and stared at him. “Hurry!”

Dong Xuebing almost cried when he saw Qu Yunxuan turning and looking at him. He slowly untied his hospital pants but did not lower it.

“I will count to 3, and I will really hit you.” Qu Yunxuan said with her back facing him. “1…… 2…… 3…….”

Dong Xuebing gritted his teeth, lower his pants and start to pee.

The was the first time Dong Xuebing felt that the splashing sounds of peeing were so embarrassing.

After the splashing sounds stopped, Qu Yunxuan helped him flushed and helped him back to his bed. “Aunt had bought some bananas and apples on the way here. Which would you like to eat?”

Dong Xuebing who just laid down replied. “It’s fine.”

“How can you not eat fruits? You need the vitamins.” Qu Yunxuan helped him peeled a banana and turned it to him. “Listen to me and open your mouth. Ah…….” Dong Xuebing thought to himself. This was also not the first time he embarrassed himself in front of Aunt Xuan. He ignored the looks of the old man and his son and took a bite of the banana. Qu Yunxuan laughed. “Good boy. Take one more bite. Ah……” Aunt Xuan had one leg kneeling on the bed as she moved closer to Dong Xuebing to feed the banana.

Qu Yunxuan’s knee which was covered in her skinned colored stockings moved under the warm blanket.

Dong Xuebing could feel something warm and smoothed touch his hand. It was Qu Yunxuan’s leg!

Dong Xuebing’s mind started to wonder and said out the words again. “Aunt Xuan, I really like you. Can you be my girlfriend?”

Qu Yunxuan was stunned and her hand, holding the banana, froze in mid-air.

With the previous experience, Dong Xuebing was more confident this time. “I have never met anyone as virtuous as you. I had fallen in love with you the first time we met. Aunt Xuan, I know I am not good enough for you. But I really hope you will give me a chance.”

Qu Yunxuan blushed and placed the banana on the table. “It is too sudden. I…… I am not prepared at all.”

Dong Xuebing was overjoyed. Aunt Xuan did not say that he was not her type this time. Hahaha. Seems like becoming clean and tidy works. This was one more step to success. “I know it is sudden. But I really like you. Can you be my girlfriend?”

Qu Yunxuan kept quiet.

“Can?”

After a while, she sighed. “I’m sorry Xiao Bing. I have no intentions of dating now.”

Although Dong Xuebing knew that he will be rejected, but he can’t help feeling disappointed. “Why? Am I not good looking enough? Is it my character or something else?”

Qu Yunxuan shook her head and looked out of the windows. “There is nothing wrong with you. It’s my problem. You are a good person.” She paused for a second. “Do you remember what I said to you on the day you fetch me from work? I still have dreams of setting up my own company. I had been working hard for years for this dream. I do not want to be distracted by being in a relationship.

Dong Xuebing asked: “Setting up your company? You should need at least 1 million RMB as capital? Is your salary at the newspaper agency enough?”

Qu Yunxuan kept quiet.

Dong Xuebing continued: “You will not date if you did not accomplish your dream?”

Qu Yunxuan nodded. “That’s what I decided. Sorry.”

“Then after you have your own company will you be my girlfriend?” Dong Xuebing asked.

Qu Yunxuan’s face turns red and got up. “I will ask the doctor about your condition.”

Damn!

Was this a success?

Chapter 42 – Must make money!

Aunt Xuan’s rejection did not disappoint Dong Xuebing. Aunt Xuan’s attitude had surprised him.

Dong Xuebing noticed that he did not have enough time and immediately shout BACK!

……

“Good boy. Have one more bite. Ah……” Qu Yunxuan was holding the banana towards his mouth.

Dong Xuebing took a bite and slowly chewed on the banana.

Qu Yunxuan took a napkin and helped him wipe his mouth. “Look at the foolish smile. What are you thinking?”

“Errrr, nothing…… I just feel like smiling. Hahaha.” Dong Xuebing was still not very satisfied with himself. That’s why he still has to use his powers. He still cannot let Aunt Xuan knows that he likes her. He does not want her to feel uncomfortable. He wants to wait until Aunt Xuan have a good impression of him and have a perfect confession. This way, the chances of him succeeding will be higher.

But there was a massive hurdle in from of Dong Xuebing.

Setting up a company…… even if Aunt Xuan could get a commission for every advertisement sale, how long will she have to wait to save enough?

After thinking for the whole afternoon, Dong Xuebing decided to help Aunt Xuan. If he had the money to help her set up her company, then will the chances of him succeeding higher? Dong Xuebing also wanted to make more money to have a better life. If he could earn 1 million RMB, he would have a better life and might also have a girlfriend. That’s right. Money was also very important in the government sector. Sometimes, he will need to give gifts to his higher-ups. Yes…… This will be killing 3 birds with one stone.

Must make money.

Target: 1 million RMB

One day……

Two days……

Dong Xuebing was recovering well under the care of Qu Yunxuan. Most of the bandages on his body were removed, and he could move his arm and legs better. Other than strenuous exercise, Dong Xuebing could walk and climb stairs without limping. He asked the doctor when he could be discharged as he was bored staying in the hospital. The doctor told him that he still needs to remain hospitalized for 2 more days for observations. Dong Xuebing wondered if the hospital wants him to say for a few more days was to make money from him.

Noon.

After eating the hospital lunch, Dong Xuebing listlessly took his medicine.

The food at Jiangong Hospital was very cheap. 3 meals for 10 RMB. But the food was only for the patients and not for the family members. Qu Yunxuan had to take her lunch at the nearby restaurants. After her lunch, she bought a packet of yogurt back to the ward and saw Dong Xuebing staring and blowing at the empty plastic lunch container.

Qu Yunxuan laughed and placed the yogurt on the table. “Are you retard? How old are you?”

Dong Xuebing rolled his eyes. “I am bored.” The past two days, Dong Xuebing had been thinking of ways to make more money. But there was nothing he could do in the hospital, and it made him bored.

“If you are bored, then drink this yogurt. Here.”

“Aunt Xuan, I have recovered. Why don’t you return back to work?”

“Your hand still cannot touch the water. If I return back to work, who is going to help you wash your face? Who is going to wash your food containers?” Qu Yunxuan said as she inserts the straw into the yogurt drink. She held it up for Dong Xuebing. “Drink it. If you are really bored, I will accompany you for a walk near the hospital. Where do you want to go?”

Dong Xuebing was delighted to hear that. “Ok. We will just take a walk nearby.” Dong Xuebing does not mind where they were going as long as Aunt Xuan was with him.

Half an hour later.

Dong Xuebing stood at the west entrance of Jiangong Hospital. He looked at the skies and sighed. “I finally see the skies again.”

Qu Yunxuan was holding onto him, helping him to walk. Both of them strolled slowly towards the north direction.

There was a couple in front playing badminton with their child along the pavement. Qu Yunxuan helped Dong Xuebing walked towards the left of the sidewalk to avoid them. But as they were walking past the family, footsteps were moving closer to their right and knocked into Dong Xuebing’s right shoulders. “Ouch!”  Dong Xuebing shouted. He could feel the pain in his shoulders, and he turned towards his right. “Watch where you are going!”

The middle age man did not apologize and continued his way.

“Xiao Bing, are you ok?” Qu Yunxuan nervously asked.

Dong Xuebing rubbed his shoulder and replied with a frowned. “I’m fine.”

Qu Yunxuan was furious. She shouted at the middle-aged man: “Hey you! Stop right there!”

The middle-aged man turned. “What’s wrong?”

“What’s wrong?” Qu Yunxuan angrily replied. “You had knocked into my brother and can’t you even apologize?”

The middle-aged man who was carrying a leather bag replied impatiently: “I only touched him lightly, why should are you making a fuss?”

“My brother’s shoulder was injured, and you had hurt him.” Qu Yunxuan stared at him and said: “I want you to apologize to him now.”

Dong Xuebing felt this man looks familiar. He tried to recall who this person was and where did he see him before.

The man frowned: “Are you crazy?”

“You are the crazy one!” Dong Xuebing was pissed. He points at the man and shouts: “I dare you to say it one more time!”

The man snorted and walked away quickly.

Dong Xuebing was furious and walked faster to chase after him. “Stop right there!”

Qu Yunxuan also wanted to chase after that man. But Dong Xuebing had not recovered. She stopped and pull Dong Xuebing back. “Forget it. It is pointless to argue with that man.”

Dong Xuebing looked at the man’s back and suddenly remembered who that man was. “Aunt Xuan, I remember who that ma was. I had seen him on TV. He is an antique authenticator from a TV program. His surname is Cheng. The host and guests of the program call him Teacher Cheng. He is an expert in authenticating ancient notes and coins.” Dong Xuebing had worked part-time in the Antique City for some time and was interested in antiques. He often watches these programs in his free time.

Qu Yunxuan shook her head. “Such a rude person can also be an expert?”

Dong Xuebing also snorted. “He looks so decent on TV. I didn’t expect his character to be like this in real life.”

Qu Yunxuan’s phone rang, and she answered. “Hello…… hmmmm…… yes…… there is a problem? How come? Then you can speak to him…… me? I am on leave…… What did he say? Cannot?” Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing. “How about tomorrow? I will speak to him at his company…… ok…… ah….. must it be today? Wasn’t the project approved?”

Dong Xuebing knew that it was her work. He said: “You should go. Your work is more important.”

Qu Yunxuan hesitated and said: “Fine. I will go back to the office in a while. Bye.”

“Is it your work at the Advertising division?”

Qu Yunxuan nodded. “There are some issues, and they need me to go back and settle it. Sigh…. I can’t even have a peaceful rest on my leave. Let’s go back. I will send you to the hospital first.”

“No. What if you fall down again?”

“Eh, I am not a kid anymore.” Dong Xuebing walked a few steps quickly. “See, my leg has healed. You should go now.”

“But……” Qu Yunxuan looked at him and swiped Dong Xuebing’s fringe to his side. “Then I will go off. You must take care on your way back. Watch out when you are crossing the roads and watch where you are going. When you are walking up the steps, you must walk slower. Do you hear me?”

“Yes, yes, yes…….”

After Qu Yunxuan left, Dong Xuebing rubbed his aching shoulder.

All antique authenticator experts were wealthy, but what’s the use of being wealthy if their characters are like this?

That’s right!

Antiques!

The risk of trading is too high. But I can make money from antiques!

Chapter 43 – Ancient coin at a roadside stall!

Along the streets.

Dong Xuebing was thinking of how to make money with BACK at the Antique City while walking down the underpass back to the hospital. The underpass was damp and reek of urine smell. There were two rows of small stalls in the underpass selling handphone accessories, mini fans, small kitchen tools, etc. Nearer to the stairs, there was a stall selling fruits like pineapples and ice cream. It was bustling with life.

“Ice cream, 1 RMB for 1. 2 for 1.50!”

“Come and take a look! This is the newest peeler. 10 RMB for 1!”

Dong Xuebing sidestepped to avoid stepping on the radish peels on the floor. When he was about to go to the handphone accessories stall, he saw a familiar back view. It was that middle-aged man who had knocked into him earlier. He was the antique coins and notes authenticator expert, Teacher Cheng. He was walking towards a coin vendor. He bent over and examined the pile of rusty coins at the stall carefully.

Dong Xuebing could feel his anger rising when he saw him.

Dong Xuebing was standing not far away from Teacher Cheng and could hear him asking. “How much for these coins?”

The vendor was a young man in his 20s. He was smoking and replied listlessly: “5 RMB for 1 coin.”

Teacher Cheng replied: “It is too expensive.”

The young man did not reply and snubbed his cigarette.

Dong Xuebing frowned. When he was working part-time at the Antique City, he had followed his boss to stock up on antiques at the suppliers. The ancient coins were sold by weight. On average, it was a few cents per piece, and almost all the coins were not valuable. This roadside stall’s supplier should be worst than the one Dong Xuebing been to. Those suppliers were cunning and will surely not sell anything good to their customers.

What expert is he? Coming to a roadside stall to pick coins?

Do you know what you are doing?

Dong Xuebing was still thinking about this when he saw Teacher Cheng paused for a while. Huh? What was he doing?

That Teacher Cheng quickly picked 8 to 9 rusty copper coins from the pile and sift through them. He held it tightly in his hand and did not put them back into the pile. He continued to search through the pile of over a thousand coins. After searching for a while, he told the stall owner: “I will take these 9 coins. 45 RMB? Take the money.”

The young man looked up and saw him. “Right. 4…… Eh? You are……” The young man was stunned for a second. “I have seen you before. You are that expert that appeared on TV. You are an Antique Coins authenticator.” The young man looked at the coins in Teacher Cheng’s hands and immediately said: “Sorry, the 5 RMB per coins I said was referring to that pile. The coins you are holding is…… 500 RMB per piece.”

Teacher Cheng’s face changed: “What is the meaning of this?”

The young man did not reply to him. He knew that the coins picked by the expert should be valuable. Maybe those coins were worth much more.

Dong Xuebing was gloating in his heart.

But the next moment surprised Dong Xuebing.

Teacher Cheng sneered and nodded: “500 RMB? You are too much.”

The young man smiled and reach out to take back the coins in Teacher Cheng’s hand: “You can choose not to buy it.”

“Wait.” Teacher Cheng frowned and kept the coins in his pocket. He took out 4,500 RMB from his wallet and pass it to the young man. “Is this enough?”

Dong Xuebing, the young man and the rest of the onlookers were stunned.

No one expects Teacher Cheng to really buy those coins.

Those that knew antiques will know that there was a large number of ancient coins in the market. Most of them were worthless. At most, the coins were worth a few RMB to 20 RMB. But Teacher Cheng was willing to fork out 4,500 RMB for those few coins? He was an expert in ancient coins and should not make this foolish mistake.

Let that expert get this bargain?

What luck does that Teacher Cheng have? Getting a steal from a roadside stall?

Dong Xuebing was pissed. But he suddenly realized something. BACK! BACK! BACK!

……

The scenes changed in front of Dong Xuebing.

“How much for these coins?” Teacher Cheng asked while squatting by the roadside stall.

The young man was smoking replied without looking up. “:5 RMB for 1 coin.”

Teacher Cheng replied: “It is too expensive.”

The young man did not reply and snubbed his cigarette.

Dong Xuebing knew this was the chance to make money. He quickly moves forward. He remembered that Teacher Cheng had picked those few coins from the left corner. Eh, no… it should be at the bottom of the pile. Huh? That’s not right either. He was moving the coins about, and the position of the coins were all messed up. Dong Xuebing was standing from a distance and could not see the wordings on the coins clearly. Picking those coins from the whole pile was impossible. What should he do? He will be wasting this opportunity?

Dong Xuebing suddenly got an idea. He ran to the stall: “Boss.”

The young man got a shock. “What do you want? Buy coins?”

Teacher Cheng turned at looked at Dong Xuebing before turning back to the pile of coins.

Dong Xuebing saw he could not distract Teacher Cheng and he quickly squats down and pushes Teacher Cheng aside. He grabbed the cloth under the coins and carried up the whole pile of coins. “Boss, how many coins do you have here? Over 1,000? Let me estimate the weight.” The bundle of coins was quite heavy.

Teacher Cheng was pissed. “What is wrong with you? I am still picking the coins.”

Dong Xuebing scoffed. “So what? Have you paid for the coins?”

The young man asked puzzledly: “Why are you estimating the weight? There are about 1,300 to 1,400 coins. Put the coins down. The other customer still has not finished picking.”

Dong Xuebing replied to that young man. “How about this? I am lazy to count the exact number of coins. I will buy all the coins in this bundle. How much?”

The young man and Teacher Cheng looked at Dong Xuebing in shock. “Al the coins?”

Dong Xuebing nodded. “That’s right. Name a price.”

The young man was overjoyed: “If you are getting everything, I will give you a discount. 5 RMB per coin and 1,300 coins cost 6,500 RMB. I will sell everything to you for 6,000 RMB?”

Dong Xuebing held the bundle of coins tightly: “6,000 RMB is too expensive. How about 4,000 RMB?”

The young man replied: “My cost is also very high. I can’t sell it to you any cheaper. Errr…… Fine…… let’s meet in the middle. 5,000 RMB? I will just earn lesser.”

“Fine……”

The young man was ecstatic. He had set up this stall for more than a year, and he finally met a sucker.

Teacher Cheng scoffed at Dong Xuebing and walked away. He was thinking in his heart that Dong Xuebing was a novice in antiques. Dong Xuebing had not even looked at the coins and bought all the coins. Was he crazy?

Dong Xuebing did not have so much cash with him. The young man followed him with the bundle of coins to a nearby ICBC ATM. Dong Xuebing withdrew 5,000 RMB and passed it to the young man. He looked at his bank account balance. There was only a few hundred left. But Dong Xuebing was still feeling great. He carried the big bundle of coins back to the hospital.

Hahaha…….

So, BACK can be used like this…….

Chapter 44 – Sieving the coins!

Afternoon.

14:30 pm.

Dong Xuebing was panting as he carried a big bundle of coins back to his ward. He dropped the big bundle of coins on the floor beside his bed, in front of the old man and his son. Clink…… Clank…… the coins made a loud noise as it was dropped on the floor.

The old man was stunned: “What are you doing, young man?”

The tired Dong Xuebing turned to him and smiled: “I bought some ancient coins.”

The old man’s son said. “You also do not need to buy so many coins.”

“Hehe…… I am just buying these coins for fun.” Dong Xuebing saw the old man’s son’s Samsung laptop beside his bed. He asked: “Brother, I saw you surfing the net yesterday. Are you using the 3G network? If you are not using the laptop now, can I use it?”

The old man’s son generously pushed his laptop towards Dong Xuebing: “Sure. Use it.”

“Thank you.”

“Don’t mention it. Your Aunt had helped my father get water and wash his trays when I was not around. I still need to thank her.”

To prevent the nurses and doctors from gossiping about him, Dong Xuebing did not dare to pour all the coins out. He placed the bundle of coins at a corner beside his bed and took out the coins bit by bit to count them. After counting the coins, Dong Xuebing was pissed. What 1,400 coins? There were not even 1,000 coins in the bundle. Damn.

Dong Xuebing switched on the laptop and connect to the internet. He starts to look at the pictures of ancient coins on the net and match it to the coins.

He was not an expert on antique appraising and had to rely on the internet.

5 minutes……

10 minutes……

20 minutes……

As Dong Xuebing examines each and every coin, he realized that there was a vast variety of coins in the bundle.

There were Chong Ning Zhong Bao, Kai Yuen Tong Bao, Xuan He Tong Bao, metal and copper coins mixed in the bundle.

Dong Xuebing starts to read up about coins collection on a few websites and forums, at the same time he was sorting out the coins. Those that were more prominent were easily picked out. He sorts it according to the dynasty like Song, Tang and by the types of coins. Most of the coins were not worth much. At most, it was worth a few RMB per coin. Some does not even have value.

Dong Xuebing picked those worthless coins and placed it into another bag.

1 coin……

10 coins……

50 coins……

This was tiring and tedious work. It needs lots of patients.

After sorting the coins for the whole afternoon, the meal trolley appeared outside the ward. It was dinner time.

Dong Xuebing took a break and ate his dinner. After dinner, he continued to sieve through the coins.

330 coins……

350 coins……

410 coins……

He had sorted more than 500 worthless coins. There were only about 300 coins left.

At 7.30pm, Qu Yunxuan called Dong Xuebing and told him that she was still at work. She will not be able to visit him this evening. She will drop by tomorrow morning. Dong Xuebing asked her not to come if she was busy. But Qu Yunxuan does not listen and hang up.

That night, the old man’s son did not leave the ward. He remained in the ward to accompany his father. Dong Xuebing asked his permission to continue using his laptop. The son was generous and told him to carry on using and no need to worry about the internet charges. He can get reimbursement from his company. Dong Xuebing thanked him again. He made a mental note to buy a laptop in the future.

Dong Xuebing was an impatient person and does not like to leave things for tomorrow. He decided to sieve through the coins all night. He can’t sleep unless he found all the valuable coins.

So, he carries on with the tiresome task…….

580 Coins……

650 coins……

670 coins……

The remaining coins were not quickly sorted. For example, Chong Ning Zhong Bao. This type of coin has several variations. It comes in different scripts and had different dominations. It was hard to tell the differences.

Dong Xuebing starts to check the coins one by one with the pictures on the internet.

Hmmm…… This coin is from the Qing Dynasty. There is a large number of this coin circulating in the market. Pass……

Oh, this coin is chipped, and it was too rusty. Even if this type of coins were valuable, it will also not fetch a high price. Pass……

Another 3 hours passed. He still did not find any valuable coins.

At about 1 am, Dong Xuebing yawned and was about to give up. He noticed a rusty copper coin among the remaining coins. This coin is called “Jiading Yuanbao”. He checked on the internet, and there were all sorts of value for this coin. The value differs by the year the coin was produced and the size. The difference was wide. Dong Xuebing took the coin and try to match it to the descriptions on the website. Not this….. Not this one either…… It does not match this too……

After scanning through all the pictures on the website, he could not see any coins that look like the one he was holding.

He went to another website and try to identify the coin in his hand. He chanced upon an auction website and saw a description of a coin that matches the one he in his hand.

Southern Song dynasty, Jiading Yuanbao, 10 cash. Square hole and diameter 54 millimeters.

From the picture, the color, wordings, and diameter were almost exactly the same as the coin he was holding. The only difference was the picture in the auction site was perfect. There was no rust on the coin. Dong Xuebing’s coin was slightly rusty.

Dong Xuebing scrolled up and look at the transacted price. He was stunned.

Starting price: 30,000 RMB.

Transacted price: 62,000 RMB.

Damn! The price is high!

Yes! This must be the coin.

This must be one of the coins picked by Teacher Cheng!

Dong Xuebing took in a deep breath. He stared at the transacted price on the website. He thought the coins would worth about 8,000 to 10,000 RMB. Who would expect a coin to worth more than 60,000 RMB? Wait…… The prices at auctions should be higher as there were still commissions and charges. The real value should be lower than 60,000 RMB. Could this coin a fake coin? Many counterfeit coins were circulating around. But this should not be. Although Teacher Cheng was an asshole, he was an expert in ancient coins.

Dong Xuebing put the coin aside and continue to check the remaining coins on the internet.

The remaining coins were only worth 1 to 2 RMB each.

Dong Xuebing wrapped all the coins with the cloth into a bundle and stuff it under his bed. He took out the Jiading Yuanbao coin to examine it closer. That Teacher Cheng must have picked those 9 coins yesterday to deceive others. Jiading Yuanbao should be the only coin he wanted.

Hahaha……. I can see the money already……

Chapter 45 – Another profit!

The next day.

Morning.

Dong Xuebing yawned as he woke up. He rubbed his eyes and got off the bed. He went to bed in the early hours after sieving through all the coins. The mosquitos at the hospital were very poisonous. Once bitten, it will swell, and it was painful and itchy. Dong Xuebing could hardly fall asleep with the mosquitos flying around him. In his mind, he was thinking about the ancient coin and had a dream where he was buried alive by tons of coins.

“You are awake?” The old man’s son asked. He was already dressed up and sitting beside his father.

Dong Xuebing smiled embarrassedly: “Sorry to disturb you all last night.”

“It’s okay. We are just wondering why you bought so many coins back.” The old man’s son asked. “I heard that many experts nowadays could not tell the difference between authentic and counterfeit coins. You must be careful not to be tricked. There are counterfeits everywhere.”

Dong Xuebing chatted with them for a while and returned the laptop. There were risks when dealing with antiques. Dong Xuebing knew about the risks the first day he started working at the Antique City. But now, with his ability, BACK, he could still make some profits with antiques.

Dong Xuebing needs to be on a drip at 8 am. But he secret leave the hospital before Aunt Xuan visits him.

He carried a big bundle of coins and took a taxi to the famous Liu Li Chang.

The renovated Liu Li Chang was a crowded place with a traditional feel. The only thing Dong Xuebing does not like was the road. It should restrict vehicles from entering the area. Lots of luxurious cars were parked along the street on both sides, leaving little space for pedestrians.

There are so many antique shops here. Which should I go?

Dong Xuebing decided to go to the shop Rong Bao Zhai near the entrance of Liu Li Chang.

After entering the shop, Dong Xuebing walked past a Caucasian and asked the shop assistant where the coins and notes counter was. That shop assistant pointed to a corner of the shop. Dong Xuebing thanked him and went to the counter. He saw a middle-aged man reading newspapers behind the counter. “Excuse me, do you buy antique coins?”

The middle-aged man lowered his papers and saw Dong Xuebing’s huge bundle. “So many coins?”

Dong Xuebing rubbed his nose and smiled. “No. You can just give me a price for this bundle. What I really want to sell is this Jiading Yuanbao coin.”

The man nodded and put his newspaper aside. He took out a magnifying glass and some small tools from the drawer. “Ok, let me take a look first.”

“Ok. Here is the coin.” Dong Xuebing passed him the coin.

Please…… Please……

The coin must be genuine…… Please let the coin be authentic……

The middle-aged man scrutinized the coin.

1 second passed……

2 seconds passed……

3 seconds passed……

The man suddenly grasped. He moved closer to take a better look at the coin and had a shocked expression. “This coin……”

Dong Xuebing asked anxiously: “How is the coin?”

“Wait. I need to take a closer look.” The man sat upright and carefully examine every detail of the coin and nodded. “This coin is scarce. Young man, this is a 10 cash Southern Song Dynasty Jiading Yuanbao coin. It is produced in the year 1208, and it is still in good condition. It is rare to see this coin even in the auctions. It is very rare and valuable. You see this rust color? It shows the age of the coin.”

Hahaha, the coin was indeed genuine!!

Dong Xuebing cleared his throat and asked. “How much are you willing to offer for this coin?”

“Errrmmm……” The man hesitated. “Young man, you should have done your homework before coming here with the coin. So, I will not cheat you. This coin can fetch up to 60,000 RMB at the auctions. But after commissions and charges…… The highest I can offer is 50,000 RMB. What do you think?”

Dong Xuebing felt this was a good offer. He thought for a while and nodded. “Deal.”

The middle age man laughed. “Great. Since you are so forthright, I will give you 1,000 for that bundle of coins. Ok?”

“Sure.”

50,000 RMB!

Two years of his mother’s salaries do not even amount to 50,000 RMB.

For Dong Xuebing, 50,000 RMB was an astronomical amount.

Dong Xuebing hugged a brown colored envelope tightly as he walked out of Rong Bao Zhai. He was afraid someone would jump out and snatched his money. He scanned his surroundings carefully and quickly ran across the road to the ICBC bank. He deposited all the money into his account, and his balance suddenly became more than 51,000 RMB. With this amount, he could even afford to buy a low-cost car. He very excited as he returned back to the hospital.

Yay! I’m rich!

50,000 RMB!!!

Orthopedic ward.

Dong Xuebing returned to his ward to find the nurse and Aunt Xuan staring at him angrily.

Aunt Xuan scolded: “Where did you go so early in the morning and why didn’t you switch on your phone? Do you know I am worried for you?” She was holding on to the drip bottle. “The nurses have come here looking for you several times. You are supposed to be on a drip. How can you sneak out without a word?”

Dong Xuebing smiled apologetically: “You did not help me bring the charger. My battery had been dead a long time ago.”

Qu Yunxuan stared at him: “So you are telling me that it is my fault?”

“No, no……” Dong Xuebing quickly poured a glass of water for Aunt Xuan. “I am bored this morning and went out for a walk. I forgot the time and came back late. I’m sorry. Don’t be angry with me.” He does not intend to tell Aunt Xuan about the antique coin. He wanted to give her a surprise.

Qu Yunxuan calmed down. “Hurry and get back on your bed. You need to be on a drip.”

Dong Xuebing took off his slippers and got back on his bed obediently. He extended his hand for the nurse to insert the needle. As the nurse inserts the needle, he shouted: “Ouch, ouch…… It’s painful…… be gentler with the needle.”

Qu Yunxuan laughed at him and playfully smacked his forehead. “Do you dare to sneak out without telling anyone again?” Aunt Xuan was wearing a light colored spaghetti strap top and white jeans. Her top was showing some cleavage, and her tight jeans outlined her shapely legs.

Dong Xuebing was mesmerized by her figure. He was determined to make money for her.

Aunt Xuan, wait for me. I will help you raise enough money to set up your own company. I will help you achieve your dreams.

Yes…… I should also work hard to achieve my goal of becoming a top official too.

Earn money and getting promoted!!!!

Chapter 46 – Meeting a great beauty!

3rd October, Dong Xuebing was discharged from the hospital. It was the third day of the National Day holidays.

State Security is different from the rest of the government agencies. Other than National Day, the staffs had to work on Oct 2nd and 3rd in shifts. Everyone had to return to work on 4th Oct. Today was Dong Xuebing could rest before he returns to work. He returned home with Qu Yunxuan and saw his small one-bedroom apartment. He got the familiar feeling as he sat on his couch.

Aunt Xuan helped him keep all his belongs: “Hehe…… The home still feel the best?”

Dong Xuebing replied. “Of course. I am almost going bonkers at the hospital. It was so boring!”

“Ok. I had escorted you safely back home, and I should go. I still must work overtime during the holidays.” Qu Yunxuan helped Dong Xuebing pour a cup of hot tea and pinched his cheeks playfully: “Sister Luan is not returning back to Beijing for the holidays? Then you stay at home alone. If you need anything, just send me a message. Don’t go out by yourself and wait at home for me. Bye.”

“Ok. Bye.”

Clicked. The door closes.

Dong Xuebing had fully recovered from his injuries. He got up and wanted to cook a bowl of egg tomato soup. But after the soup was cooked, he discovered he had run out of vinegar. He finished his soup and took the empty bottle to the supermarket nearby. While walking to the supermarket, he thought back on how Aunt Xuan took care of him the past few days, and he smiled.

Was there anyone else that’s as virtuous as Aunt Xuan in this world?

Was there anyone else that’s as pretty as Aunt Xuan in this world?

No.

There’s no one else as virtuous and pretty as her.

Dong Xuebing was still letting his imaginations run wild when he saw a stunning beauty appearing in his sights. He was shocked. He looked at that slim figure. The woman was standing under a tree using her phone. Her hair was tied into a bun and was wearing a suit. Her eyes were a crescent shape with long lashes and had a small face which was beautiful beyond words.

There’s really someone as pretty as Aunt Xuan.

Dong Xuebing took in a deep breath. He was a normal man and likes to look at pretty women. He pretended to be waiting for someone and kept stealing glances at that woman. The woman should be about slightly older than him. She looked mature, and her movements were graceful.

Many passers-by also notice this beautiful woman and all of them were looking at her.

Dong Xuebing noticed a skinny man walked past that woman and stopped behind her. He seems to be looking at the woman carefully.

This graceful woman ignored everyone’s looks and continued to smile and talks on the phone: “Old Zhou, it is not that I am not helping you…… It is beyond my ability to help…… Yes…… You can ask Xiao An. He is close to Minister Zhao. Ok?” After talking on the phone for a while, she hung up and kept the phone into her opened handbag. She turned and walked away in her back heels.

Dong Xuebing took his eyes off her and start walking back towards his home.

Sigh…… All he could do was to look at the woman from far. He knew he was not good enough for this type of women.

After taking two steps, Dong Xuebing heard a sweet woman’s voice: “Eh? Where is my wallet?” Dong Xuebing turned around and saw the woman searching her handbag. She then looked around on the ground.

A kind old lady went up to her and asked: “You can’t find your wallet? Did you drop it somewhere?”

The woman frowned: “I should not have dropped it. It was still in my bag 2 minutes ago when I was on the phone.”

“Oh, then your wallet should be stolen.”

2 minutes ago?

Dong Xuebing paused. He remembered that skinny man standing very close to her when she was on the phone just now. He stopped beside her for about 2 seconds. Damn! That was a pickpocket?

BACK!

……

Time returns back to 1 minute ago.

The woman was still on the phone under the tree.

“Old Zhou, it is not that I am not helping you…… It is beyond my ability to help…… Yes…… You can ask Xiao An. He is close to Minister Zhao. Ok?” The woman was smiling as she talks on the phone. 2 meters from her, the skinny man walked away from her quickly with his hands covering his stomach.

Dong Xuebing put down his bottle of vinegar on the floor and ran over.

The bystanders were looking at him as he tried to make as little noise as he ran. When he was closer to the skinny man, he pounced onto him. “Stop!”

The skinny man fell onto the floor and shouted: “What are you doing?”

“What am I doing? You should know what I am doing. Where is the wallet?” Dong Xuebing got into a tussle with that man.

The skinny man was very confident of his pickpocketing skills. He thought no one would know he had taken that woman’s wallet. But this man exposed him and was very sure that he had stolen the wallet. The skinny man was shocked and frightened. He quickly broke off Dong Xuebing’s grip and threw a leather wallet on the floor before running away.

Dong Xuebing saw that man had left the wallet behind and did not give chase. That skinny man might have accomplices around, and Dong Xuebing might be ambushed or stabbed if he gave chase.

That beautiful woman looked at Dong Xuebing puzzledly. She still does not understand why this young man got into a fight with that skinny man. But when she saw the wallet in Dong Xuebing’s hand, she was stunned. She immediately hangs up the phone and checks her handbag.

Dong Xuebing got up from the floor and walked over to pass the wallet back to that pretty woman. “That man had stolen your wallet.”

“Oh……” The woman took the wallet from Dong Xuebing and shook his hand. “I was on the phone and did not notice it. Thank you. Are you hurt?”

“I’m fine.” Dong Xuebing shook her hand. His heart had skipped a beat.

The woman looks prettier closer. It’s hard to find words to describe her beauty.

After some pleasantries, the woman’s handphone rang again. She thanked Dong Xuebing again. “I still have something to attend to. Give me your number, and I will treat you to dinner some other day.” From her tone, this woman seems like a leader at her workplace. The way she speaks was commanding.

Dong Xuebing had wanted to reject her offer, but he could not resist her charms. He told her his mobile number.

The woman took out a notebook and jotted down his number. “Ok. I will contact you another day. Bye.”

Dong Xuebing was still in a daze as he looked at that woman walked away.

Sigh…… Whoever that marries her must be blessed by all his ancestors.

Chapter 47 – Firefighter

The next day.

Meeting, speeches and swear an oath. Dong Xuebing became a Probationary member of the Communist Party of China (CPC).

After leaving the meeting room, Li Qing patted Dong Xuebing’s shoulders and asked him to go to his office. “My former office could not be used anymore. This is my new office. If you need to look for me, just drop by. Xiao Dong, you must not strain yourself. If you are still not recovered, you can rest for a few more days. But you do look better now compared to the time you were at the hospital.” Zhou Changchun also entered the office. He smiled: “These few days Xiao Dong will only deliver some documents. Leave the strenuous work to others.”

Dong Xuebing replied with a grateful expression on his face: “Thank you, leaders. I will do my best.”

Li Qing nodded. “Good. But don’t push yourself too hard.”

The sick looking Zhou Changchun also patted Dong Xuebing on his shoulders.

“Old Zhou.” Li Qing looked at him. “You need to take care of your health too. You are looking pale recently.”

“Sigh…… This is an old problem, and there’s nothing I can do.”

Dong Xuebing excused himself as he could tell Li Qing and Zhou Changchun had something to discuss.

After saving the documents from the fire, Li Qing and Zhou Changchun trust in Dong Xuebing increased a lot.

This was a good sign.

Dong Xuebing happily return to the General Affairs Office. Everyone was around. Tan Limei and Zhuang Zhi were photocopying some documents at the copier and chatting at the same time. Changjuan and Old Yan were hiding behind their monitors. One was reading a woman’s magazine, and the other was reading his newspaper. Guo Shunjie was nodding off at his desk, and Guo Panwei was writing a report with his right hand and massaging his thighs with his left.

Old Yan was the first person to notice Dong Xuebing. He lowered his newspaper: “Oh, Xiao Dong, you are back to work?”

Everyone looked up. Tan Limei smiled and waved to him. “Bing Zhi, congratulations for entering the party and being discharged from the hospital.”

“Thank you.”

Changjuan asked: “Our great hero is back. How are your injuries?”

“I am fine. Thanks for asking.” Dong Xuebing moved his arms, showing that he had recovered.

Although Guo Panwei was jealous of Dong Xuebing, he still showed his concerns: “Xiao Dong, take care not to get your wounds wet if it is not healed yet.”

The only one who did not speak to Dong Xuebing was Guo Shunjie. Both of them had fallen out before the fire. He only took a glance at Dong Xuebing and continued dozing off.

After chatting with his colleagues for a while, Dong Xuebing returned to his seat and start to work. He noticed a strange sign. Not only Guo Panwei and Guo Shunjie were listless, but even the big sized Zhuang Zhi also looks tired. They look liked they had just finished some strenuous exercises. When Zhuang Zhi went over to Tan Limei at the copier machine, Dong Xuebing also followed. He asked: “Zhuang Zhi, what’s wrong with you? What did you do yesterday?” Dong Xuebing asked and winked at Tan Limei.

Tan Limei blushed. “Why are you looking at me?”

Dong Xuebing replied: “Nothing.” He felt that something was going on between both of them. Could they be dating?

Zhuang Zhi coughed and said. “Bing Zhi, stop making random guesses. I am tired because of the soccer matches these few days.”

“Soccer match?”

“Yes. Our City’s State Security Soccer competition.” Zhuang Zhi explained. “I heard that the District Bureaus held competitions every year. But unlike the previous years, where the competitions were held within the district bureaus, this year we have a combined competition. All of Beijing’s district branch bureaus must send a team each to participate. The competition had started before the National Day. Yesterday, we had a match against Miyun branch, and we lose 5-0.”

Dong Xuebing nodded. “No wonder all of you look so tired.”

Tan Limei loves to chat. She added: “Luckily you are not at work. I tell you, our team play is too dirty…….” She looked over at Guo Panwei and Guo Shunjie and lowered her voice: “Dirtier than the toilets. If it weren’t for Zhuang Zhi, yesterday’s match would have ended 6-0.”

Dong Xuebing laughed. “Everyone here is amateurs. Win or lose still depends a lot on luck.”

“Bullshit.” Tan Limei pouted. “The other teams played well. Their forwards were forwards, and defenders were defenders. Look at our team. At the start of the match, our formation was still fine. But as the match continues, all of our forwards became defenders. I was still cheering for them with my friends from the Finance Department. It was so embarrassing.”

Zhuang Zhi thought Tan Limei was angry with him and quickly said: “I will perform better in the next match.”

Tan Limei rolled her eyes. “Other than playing dirty by knocking other players down, what else can you do? You can’t even run.”

Zhuang Zhi replied embarrassedly: “I…… I am already trying to lose weight.”

“Cough…… Errrr…… Tan Zhi, Zhuang Zhi, are both of you dating?” Dong Xuebing asked.

Zhuang Zhi panicked: “I…… We……”

Tan Limei blushed and stared at Dong Xuebing: “Don’t tell anyone.”

Really? Dong Xuebing said: “If I don’t ask the both of you, are you two going to keep it from me? Don’t worry. I will keep my mouth shut. When did both of you start? Have you met the parents? How far have the both of you going?” Dong Xuebing was happy for them as a friend. At the same time, he was also envious of them. Sigh…… How long do I need to wait to be dating?

“Huh?” Zhuang Zhi does not know what to said and quickly returned to his desk with his documents.

Tan Limei also took a set of printouts and smacked Dong Xuebing’s arm. “You want to die, is it? Why are you so nosey? Hmph! If you want to know gossips, I can tell you the hottest gossip in our bureau.” She changed the subject. “Do you know? When you are still in the hospital, rumors about you spread because of your bravery. You got a nickname. Firefighter.”

Dong Xuebing was surprised. “Huh? Firefighter?”

“Hehe. Sounds good?” Tan Limei laughed. “When Li Qing and Zhou Changchun heard your nickname, they also said that it suits you well. Not only you saved the documents, but you also save everyone by writing the speech for Deputy Bureau Chief Yang. Don’t you think this is a good nickname for you? You can take on whatever issues we have. I think almost all the deputy chiefs of the General Affairs division knows about your nickname. Maybe even the Deputy Bureau Chiefs also know about the firefighter from the General Affairs Office.”

A firefighter has several meanings to it.

Dong Xuebing smiled: “Who was the one that came up with this name? It does not sound nice.”

Tan Limei replied uninterestedly: “Don’t lie. You are feeling pleased now, right?”

Tan Limei was right. Dong Xuebing was feeling pleased. This was the recognition given to him by the leaders and colleagues.

Hah! If I continue what I am doing, I should be up for promotion!

Chapter 48 – Chief Zhou was retiring!

The next day.

“Good morning everyone.”

“Morning, Xiao Dong.”

“Good morning firefighter! Hahaha!”

“Don’t call me that.”

After a short chat, it was time to work. Zhou Changchun did not come to work today. No one had seen him since yesterday afternoon. Maybe he was on sick leave again. After all, Zhou Changchun had cerebrovascular diseases and other chronic illness. His health had been in bad shape. Without anyone supervising in the office, everyone was not doing their work. Guo Panwei was looking at the stock market. Guo Shunjie was surfing some forums on the internet. Most of the work in the office was done by Tan Limei, Dong Xuebing, and Zhuang Zhi.

“Chief Zhou had taken dozens of days of medical leave this year.” Tan Limei grumbled.

Dong Xuebing was shocked. “So many days?”

Tan Limei replied: “It is considered not a lot. Last year was also the same. When Chief Zhou was not around, my workload increases a lot. Luckily you and Zhuang Zhi are around this year. If not, I can’t cope with all the work.” She looked at Guo Shunjie and the rest. “Clinging to a post without doing any work!”

Dong Xuebing laughed. “I think Chief Zhou will be back tomorrow. Let me help you with the printing.”

During lunchtime, they received news that Zhou Changchun was hospitalized for his cerebrovascular illness.

This was not surprising by many of them. They were used to it.

Guo Panwei immediately goes and ask which hospital and ward Zhou Changchun was in. “I will go and visit Chief Zhou.”

“I will go too.” Dong Xuebing does not want to be left behind. Although he was now much closer to Zhou Changchun but visiting him at the hospital will leave a good impression with the leader. The leader will not think: I am in the hospital, and you do not even visit me? What are you thinking?

Guo Shunjie and Changjuan also wanted to do. In the end, all of them went to Youyi Hospital in two taxis.

Neurology ward

“Chief Zhou, how are you feeling?”

“Are you feeling better?”

Zhou Changchun was lying in bed. He looked several years older since he last appeared in the office a few days earlier. He does not look well. His wife was beside him clearing his lunch box. She forced a smile as Dong Xuebing, and the rest entered the ward. She put the fruits and flowers by the window and let them sit beside the Zhou Changchun.

“All of you are here?” Zhou Changchun sighed. “I am fine. But I should not be able to return to work these few days.”

Changjuan pretended to be sad: “Chief Zhou, we will be lost if you are not in the office leading us.”

Guo Panwei also pretended to be nice. He turned to Zhou Changchun’s wife: “Auntie, if you need any help, let me know. I can stay behind in the afternoon to help you take care of Chief Zhou.”

Zhou Changchun’s wife replied. “Thank you. But I can still cope.”

Zhou Changchun waved his hand. “No need to stay behind to accompany me. Go back to work. There are lots of work waiting for you all in the office.” His condition was quite serious. He even had difficulties walking to the bathroom. His wife had to help him walk. Seems like he could not return to work soon.

After chatting for a while with Zhou Changchun, Dong Xuebing and the rest were about to return to the office.

But Zhou Changchun hesitated for a while and called out: “Panwei, Xiao Bing, I want to talk to you two.”

Guo Shunjie glanced at Dong Xuebing and Guo Panwei before walking away. Tan Limei, Changjuan, and Zhuang Zhi also walked out of the ward. All of them knew that Guo Panwei and Dong Xuebing held a higher status in Chief Zhou’s heart. Dong Xuebing had helped Zhou Changchun rescued the important documents. Guo Panwei had been loyal to Zhou Changchun for years and had been his right-hand man.

In the ward, Guo Panwei and Dong Xuebing looked at each other. They were standing there waiting for Zhou Changchun to speak.

But Zhou Changchun kept quiet for a while before he sighed. “The both of you are my most trusted subordinates. In the future……” He paused for a while before continuing. “In the future……. Work hard.” Dong Xuebing and Guo Panwei were wondering what Zhou Changchun was trying to say. Zhou Changchun waved his hand. “Go back. My wife will send you out.”

Zhou Changchun walked them out to the corridor.

Dong Xuebing turned to her and said: “Auntie, there’s no need to walk us out.”

Zhou Changchun’s wife seems like she had lots of things to say to them. But in the end, she only said: “Please take care of the General Affairs Office in the future.”

Guo Panwei immediately replied: “Don’t worry. We will do our work well.”

Dong Xuebing felt something was off. It seems that the husband and wife were implying something.

Back at the office, Dong Xuebing carried on with his work as usual.

At about 1pm, Guo Shunjie suddenly received a phone call and started to do his work seriously. He did his own photocopying and offered to deliver documents. After a while, Guo Panwei who returned from outside behaved the same way as Guo Shunjie. They started to do their work eagerly with a smile on their faces.  Guo Panwei even threw all his stock market graphs and charts away.

Dong Xuebing was confused. He asked Zhuang Zhi: “What happened?”

Zhuang Zhi looked at both of them: “I don’t know. Maybe it’s time for our increments?”

Changjuan and Old Yan were also confused.

Just before they finished work, Tan Limei who returned from the Political Section Office told them a piece of shocking news. “Hey, hey, have you all heard the news?”

Dong Xuebing asked: “What news?”

Zhuang Zhi scratched his head: “Are we getting a raise?”

“You wish!” Tan Limei rolled her eyes at him. “It’s about Chief Zhou. Chief Zhou will be retiring due to his illness.” Tan Limei’ words attracted the attention of Dong Xuebing and Zhuang Zhi. “I heard this news from the Political Section, and they told me that the next Chief will be selected from one of us in the office.”

Dong Xuebing was shocked: “Is this real?”

“Ah?” Changjuan exclaimed: “Chief Zhou has not reached the retirement age yet. Is his illness so serious?”

Tan Limei lowered her voice: “I heard two versions. One was the leaders were unhappy with Chief Zhou for taking so many days of medical leave. The other rumor is about Chief Zhou’s finances. I heard that there were some issues with his finances and he was “offered” to retire. It was not voluntary. If it were, Chief Zhou would have told us just now at the hospital.”

Finance issues?

Corruption?

This was a piece of alarming news. Old Yan heard this and paused for a while before continuing reading his papers.

The two Guos should have received this news earlier. No wonder they suddenly became so hardworking.

No matter Chief Zhou was forced to retire or retired voluntary, the position of Deputy Chief was up for grabs.

Chapter 49 – Vying for the position of Deputy Chief!

The next day, it was busy as usual at the General Affairs Office.

Dong Xuebing was printing something at the copier machine and observing the rest secretly.

“Xiao Tan, is the speech for Director Li ready? Give it to me. I will send it to Director Li.” Guo Panwei said.

“Xiao Sun, is that document printed? Chief Xu is waiting for it. Give it to me.” Guo Shunjie said.

After both of them finished speaking, they stared at each other. It was tense. After the news of Chief Zhou’s retirement was made known, Guo Panwei and Guo Shunjie were competing for the position. Guo Shunjie used his bootlicking skills to “report his work status” with almost all the leaders in the District Branch Bureau. Especially the Chief of the Political Section and the District Bureau Chief. Guo Shunjie used a different tactic. He targeted other higher-ups. He tried his best to perform in front of the other leaders of the General Affairs Department and start to contact the District Political Commissar more often. They were working all their means to get the position of Deputy Chief of the General Affairs Office.

On the other side.

Old Yan was still acting normally. He was still drinking his tea and reading his newspapers. He does not seem to be interested in the Deputy Chief’s position. Changjuan was also about the same as before. But compared to last time, she chatted more often with Guo Shunjie. She should be placing her money on Guo Shunjie.

“Zhuang Zhi.” When the two Guos left, Tan Limei cheerfully asked: “Who do you think will become the Deputy Chief?”

Zhuang Zhi was a bit slow when replying. “I don’t know either. But isn’t everyone in the office had the chance of being promoted?”

Tan Limei rolled her eyes at him: “Are you stupid? Never mind. Bing Zhi, who do you think?”

Dong Xuebing replied listlessly. “The 3 of us does not stand a chance.”

“You are speaking the obvious.” Tan Limei laughed. “If one of us were picked to be the Deputy Chief, the sun will rise from the west tomorrow. Bing Zhi, you seem like you also want to be promoted. Hehe…… Don’t overthink. We are still young. In another 3 to 5 years, it might be our turn to move up.”

Zhuang Zhi scratched the back of his head: “Actually I think Bing Zhi is the one most suitable to be promoted.”

Dong Xuebing laughed: “Stop talking nonsense. I know my limits.”

Tan Limei also laughed: “To be honest, Bing Zhi is suitable. But the Government sector is different from private companies. Those with capabilities might not be promoted. The length of services and connections is the main criteria.”

Dong Xuebing also knew about this.

After a while, Guo Panwei returned. He was walking with his head held high and smiling. Some leaders must have told him he stood a good chance and boosted his confidence. “Old Yan, stop reading the papers. Xiao Sun, the water dispenser is empty. Call someone to bring a bottle of water up. Later someone will be dropping by the office. All of you better work hard and don’t disgrace our office.” A bootlicker who was always hanging around the leaders saying such things made the rest of them uncomfortable.

Dong Xuebing cursed him in his heart.

A few minutes later, Guo Shunjie returned to the office and looked at Guo Panwei briefly before clapping his hand together to get the attention of everyone. “There is a meeting at 1.30 pm. Finish your lunch and be back earlier to prepare for the meeting. Xiao Dong, Xiao Sun, the both of you go and clean up the meeting room on the third floor. Xiao Tan, you are in charge of the materials and documents for the meeting. Ok. That’s it. Carry on with your work.”

Dong Xuebing was pissed. Both of them were not promoted, and they were already giving out orders. What would happen if they were really promoted?

Seeing Dong Xuebing still sitting at his desk, Guo Shunjie’s face turns dark. “Did you not hear what I just said?” Guo Shunjie was 90% sure he would be promoted. Without Zhou Changchun around, he was no afraid of Dong Xuebing. After staying low for the past few days, he became arrogant again.

Dong Xuebing frowned and replied coldly. “No.”

Guo Shunjie was furious: “Fine…… fine……” He walked over to Dong Xuebing and said softly: “Wait until I become the Chief and you will get it. Just wait….”

Dong Xuebing replied: “Ya…. I’m waiting.”

Guo Shunjie: “Hmph!”

Noon.

During lunch, Tan Limei pouted and looked at Guo Shunjie and Guo Panwei who were sitting at their tables not far away. “Did you see it? They are not even promoted, and they are already acting as leaders. Even when Chief Zhou was not as commanding as them. Hmph! I want to see what they will do if they are not promoted.”

Dong Xuebing took a big bite off his bun: “That’s right. But there is no one else competing with them for the position. The next Deputy Chief of our office will surely be the surname Guo.”

Zhuang Zhi quickly shushed them: “Lower your voices. Don’t let others hear you.”

Tan Limei angrily said: “This is so unfair. Bing Zhi will be in trouble this time. No matter which one of them became our chief, they will be looking for trouble with Bing Zhi.”

Dong Xuebing waved his hand and sighed. “What else can I do?”

Dong Xuebing had analyzed the situation last night. The position of Deputy Chief of the General Affairs Office will definitely be out of reach for the 3 of them. He and Zhuang Zhi had only joined the office for less than 2 months. They were considered newbies. The Government sector focuses more on seniority than ability. Even if Dong Xuebing did one or two more outstanding performances, it was also useless. It was the same for Tan Limei. She had joined the State Security one year earlier than them. She was still considered too junior.

Old Yan had offended a leader from the City’s Bureau. His rank had been stagnant for so many years. Now, he was near his retirement age, and it was almost impossible for him to be promoted. At most, the agency will give him a promotion to Deputy Division Chief months before his retirement. As for Changjuan, she was senior enough to be promoted. But her character was her major flaw. The impression she gave others was too frivolous. The agency will surely not consider promoting her.

After looking at everyone in the office, the two Guos had the highest chance of getting promoted.

Guo Panwei was close to many leaders in the Bureau. If he put in some effect in getting their support, he stands a high chance to be promoted.

Guo Shunjie knew the District Political Commissar. If the District Political Commissar really wants to groom him, Guo Shunjie does not even need to do anything, and he will be promoted. Furthermore, Guo Shunjie looks more matured, and his chances are slightly higher than Guo Panwei.

No matter what, one of them will be the Deputy Chief.

After analyzing all the possibilities, Dong Xuebing became depressed. If he had 6 months or 1 year, he would qualify for the promotion too. But now, there was no point to try and vie for the promotion. Dong Xuebing only hope now was for the Bureau to transfer someone from another district over to be their Deputy Chief. It will be hell for him if any of the Guos gets promoted.

Damn!

Chapter 50 – Opportunity!

Afternoon.

Guo Panwei, Guo Shunjie, and Zhuang Zhi came back to the General Affairs Office after their soccer match. Zhou Changchun’s retirement was confirmed by Li Qing. Dong Xuebing, who was still hoping that Zhou Changchun’s retirement was only a rumor, was demoralized. He sighed. Chief Zhou, if only you could retire one year later, and I will have the chance to take over your place.

Good days were coming to an end for Dong Xuebing.

Dong Xuebing clenched his fist. He whispered to Tan Limei as he went over to the copier machine. “Let’s visit Chief Zhou after work?”

Tan Limei looked at him weirdly: “Why?”

“See how he was recovering and at the same time ask him who will be replacing him and if there will be anyone transferring over from other offices to take over him.” Dong Xuebing was troubled.

Tan Limei laughed. “Are you out of your mind? Visiting him now?”

“Huh? What do you mean?” Dong Xuebing did not understand what she meant.

Tan Limei poked Dong Xuebing’s temple: “Are you stupid? Zhou Changchun is no longer the Deputy Chief of the General Affairs Office. It is meaningless for you to bootlick him. Don’t you know this? His early retirement should be arranged by the leaders of the bureau. Someone up there is not happy with him. He might even be involved in corruption. If you approach him now, you are asking for trouble.”

“Damn.” Dong Xuebing shuddered. “Is it that serious? What if Chief Zhou is really sick and wanted to retire?”

Tan Limei replied. “Bing Zhi, listen to me. Even if it is as what you said, no higher-ups are unhappy with Zhou Changchun, and he is not involved in any corruption cases, there is still nothing for us to gain for being close to him. He is already retired, and he might be involved with something which we do not know. We will be in trouble if we approach him now. The safest thing to do now is to stay as far away from him as possible. This is not the time for you to be emotional.”

Dong Xuebing thought hard at what Tan Limei said. “You are right.” Dong Xuebing had wanted to foster a closer relationship with Zhou Changchun was because of benefits. There was no real friendship between both of them. Now Zhou Changchun was in trouble with his finances, only fools will try to be kind to him. He might also be implicated with the investigations.

It was still safer to keep a distance from Zhou Changchun.

Sigh…… I had wasted my time to help him trade shares.

Tan Limei stood up: “Zhuang Zhi should also not know about all these. I must remind him to stay away from Chief Zhou when he returns to pack his belongings.” This place was really coldhearted. When something happens, everyone will try to keep away.

Dong Xuebing got a better understanding of the cruelty of government services.

The doors of the General Affairs Office were opened suddenly.

Click, click, click. It was the footsteps sounds of leather shoes. Dong Xuebing looked up. It was Zhou Changchun. He was discharged from the hospital and was walking with a limp. He had recovered slightly, but still, have troubles walking. He should be back to pack his things and also to do the handover. Maybe he was back for the investigations against him.

The office was silent.

1 second……

2 seconds……

No one greeted Zhou Changchun. Dong Xuebing felt it was too much. He greeted loudly: “Chief Zhou.”

Zhuang Zhi hesitated for a while and looked at Tan Limei before greeting him: “Chief Zhou.”

“Chief Zhou.” Changjuan, Guo Shunjie and the rest also greeted him. But their tones were very different from the past. They seem to be greeting him for the sake of greeting. Even Guo Panwei, the loyal lapdog of Chief Zhou was like this. No, he was even worst. He only moved his mouth and did not even make a sound.

Seems like everyone felt that there were really discrepancies with Zhou Changchun’s finances and wanted to cut all ties with him.

Zhou Changchun could feel their attitude towards him. He said uncaringly: “Panwei, come to my office for a while.”

Guo Panwei was really heartless. He immediately replied: “I’m sorry Chief Zhou. I need to deliver an urgent document.” Guo Panwei had given Chief Zhou lots of gifts over the past few years, and he was the closest to him in the office.

Chief Zhou frowned and looked at Guo Shunjie and the rest.

Guo Shunjie and Changjuan pretended not to hear anything and continued with their work.

Dong Xuebing was surprised by everybody’s reaction. If it was a month ago, when Zhou Changchun entered the office, he does not even need to say a word, and all of them will be crowding around him. But now, no one was willing to help him carry his stuff. Dong Xuebing also lowered his head and pretended to be busy with his work.

This is the government system. Once you are out of power, you are nothing.

Zhou Changchun’s face changed. He stared stare at Dong Xuebing and his former trusted aide, Guo Panwei. “Fine…… fine…… fine……” He limped towards his room using the wall to support. No one went up to help him.

Guo Panwei, Changjuan and the rest looked at each other. Everyone knew what was in everyone’s mind.

Tap, tap, tap, tap……

The room’s door was opened. Zhou Changchun seems to be making a phone call.

“Hello, is this Chief Yan? I am Zhou Changchun.” Zhou Changchun purposely speaks loudly. Dong Xuebing and everyone outside could hear what he was saying clearly.

Guo Panwei and the rest were listening attentively. They wanted to know if Zhou Changchun was under investigations or not and if they were also implicated.

But everyone was shocked when they heard what Chief Zhou said. “Yesterday, you had asked me to recommend someone to be the deputy chief for the party committee to consider……. After serious considerations, I think that……” There was a pause of 2 seconds. “…… I think that Xiao Gao from the Political section is the most suitable. He is hardworking and meticulous in his work……. Yes. That’s right…. Yes…… I recommend Xiao Gao to replace me……. The ones from my office? Oh, they still need more experience…… That’s right……”

Everyone in the office was stunned.

What was happening? Why was Zhou Changchun recommending someone to take over his position?

Damn! That Bureau Chief Yan trusted Zhou Changchun so much? He needs Zhou Changchun to recommend someone for the party committee to discuss if that person was suitable for promotion?

No higher-ups in the bureau were unhappy with Zhou Changchun, and he was not involved in any investigations? Zhou Changchun was really retiring because of his illness?

“Ah……” Guo Panwei stood up from his chair. He was regretting. Based on his relationship with Zhou Changchun in the past, he stood the highest chance of being recommended. Even Dong Xuebing could not be compared to him. If only he went over and helped Zhou Changchun just now, and Zhou Changchun would surely recommend him. Zhou Changchun had called him to his room earlier was to discuss with him about the recommendation. He had wasted this opportunity.

“Why is it like this?” Guo Shunjie was also regretting. He thought it was the Bureau’s Party Committee that will decide who to take over this position. Zhou Changchun and Li Qing were not members of the committee and have no say in the recommendations. But who knows Chief Yan would ask Zhou Changchun to nominate someone. If he knew this would happen, he would go over to help Zhou Changchun, and Zhou Changchun might choose him. He would have higher chances to be promoted.

Guo Panwei and Guo Shunjie face turned black. The expressions of the rest of the people were different.

Some were regretting, some were watching the show, some couldn’t be bothered.

Only Dong Xuebing was different from others. He only regretted for a split second and immediately looks excited.

Opportunity.

This is an opportunity for me!

Dong Xuebing took in a deep breath: “Hurry and reverse the time.”

BACK!

Chapter 51 – Deputy Chief Nomination!

The scenes in front of Dong Xuebing changed!

“Chief Zhou.”

“Chief Zhou.”

“Chief Zhou.”

The pale looking Zhou Changchun returned back to the office again. Soft and weak greetings could be heard again. Other than Zhuang Zhi, everyone else remains seated in their seats. Everyone was no longer have the respect and fear for Zhou Changchun.

Zhou Changchun was furious, and he looked at his former trusted aide, Guo Panwei. “Panwei, come to my office for a while.”

Guo Panwei points to a document in his hand: “I’m sorry Chief Zhou. I need to deliver an important document.”

Guo Shunjie immediately looks down. In his heart, he was snickering. Who would still take your orders now?

Tan Limei had been scolded by Zhou Changchun for saying the wrong things when she just joined the agency. She was usually cheerful in the office, but today, she was the same as Changjuan and Old Yan. She just looks down and focuses on her work. Anyway, Zhou Changchun can no longer order them in the future. Who cares about him? Zhou Changchun was someone who might be under investigation for financial discrepancies. Whoever gets close to him now will be a fool!

Zhou Changchun looked around and understood why his former staffs were treating him this way. He laughed coldly. “Fine…… Fine…… Fine……!” He had been in the government sector for several years, and he knew what everyone was thinking now. That’s right. Who would want to get close to me now? No one! This was how cold-hearted people in the government sector were! Cutting ties with someone when they were in trouble.

The next moment, everyone in the General Affairs Office, including Zhou Changchun were shocked.

“Chief Zhou, I have some free time. Are you going to pack your office? Let me help you.” A smiling Dong Xuebing ran over and supported Zhou Changchun. “You have just been discharged from the hospital. You must be careful. I will help you with your office. Watch your feet!”

Zhou Changchun was stunned. “…… No need to help me. I can walk by myself.”

Dong Xuebing immediately said. “I’m sorry. I did not know you will be discharged today and the water in your office is empty. It’s my fault. I will change the water bottle for you immediately.”

Zhou Changchun felt better, and his face was no longer as black as before. “Don’t need to be so troublesome. I will be leaving after I packed my things.”

Dong Xuebing ignored him and went out to get a bottle of water back to Zhou Changchun office. After he refilled the water dispenser, he poured a cup of water for Zhou Changchun. Dong Xuebing did not stop after this. He continued to pack Zhou Changchun’s belongings for him. He packed Zhou Changchun’s stuff, like food tray, mug, tea set, etc. neatly for him.

Everyone else in the office was shocked by Dong Xuebing’s actions. What was this Dong Xuebing thinking?

Guo Shunjie shook his head. This Dong Xuebing was stupid! Why would he still bootlick an outgoing leader?

Guo Panwei was also laughing to himself. This Xiao Dong was really dumb. If Zhou Changchun were being investigated for corruptions or other problems and asked to “retire due to his illness”, Dong Xuebing would be implicated.

Tan Limei tried making eye signals to Dong Xuebing. But Dong Xuebing ignored her. She was pissed with him. She had just told Dong Xuebing about the implications for being close to Zhou Changchun a while ago! What was he thinking?!

In the small room.

Zhou Changchun was touched when he saw Dong Xuebing sweating for helping him. “Xiao Dong, sit down and rest for a while.”

“It’s okay. I am not tired.” Dong Xuebing replied. “Do you still have anything else to pack?”

“That’s about it. Sit down and have a chat.” Dong Xuebing sat down on a chair with only half his butt touching the chair. It was like before. The correct sitting posture when sitting in front of a leader. Zhou Changchun sighed when he saw this. He patted Dong Xuebing’s shoulder: “It is time like this when you will see someone’s true colors. Xiao Dong. Good. I am right about you!”

Dong Xuebing sincerely replied: “This is what my duties.”

Zhou Changchun sighed again and squeezed Dong Xuebing’s shoulder. “I can finally see it! I should have known this before! You are the only one in this office that is worth grooming. But all the paperwork for my retirement were completed, and I can’t take care of you in the future.”

Dong Xuebing immediately replied: “You have been guiding and taking care of me since I joined the General Affairs Office. Thank you for your guidance, Chief Zhou.”

Zhou Changchun paused and seems to be thinking about something. He suddenly waved his fist and looks like he had made a decision. “I will not say anything else to you. Wait a while. I need to make a phone call.”

Dong Xuebing held back his excitement and pretended to be calm. “Then I will go out first?”

“No need. Sit there.” Zhou Changchun picks up the phone on the desk and dials a number. Zhou Changchun had wanted to nominate Guo Panwei at first. But Guo Panwei’s attitude just now had greatly disappointed him. Dong Xuebing on the other hand, still treated him with respect like before. Zhou Changchun was moved by Dong Xuebing’s actions.

The line got through. “Hello, is this Chief Yan? I am Zhou Changchun…… Yes. I have decided who I will recommend……. Thank you for your trust……. Yes…… I think the position of the Deputy Chief of the General Affairs Office……” Zhou Changchun paused and looked at Dong Xuebing. “…… should go to Dong Xuebing. He is the most suitable candidate to take on this role…… you should know him…… Right. He is the young man that ran into the fire to get back the documents……. Yes. He just joined this year, and he had performed exceptionally well……. Yes, this year……. Although he lacks experience, but other than this, he is perfect. He is matured, meticulous, brave…… Yes. I am only nominating him……”

Dong Xuebing clenched his fist. His heart almost jumped out of his mouth.

Bureau Chief Yan on the line seems to be troubled. He had mentioned “experience” several times in the conversation. It was not as smooth sailing when Xiao Gao from the Political Division was nominated. It was apparent that Dong Xuebing was still too junior.

But when Dong Xuebing was about to give up hope, he heard Zhou Changchun suddenly said. “Eh? Chief Li is at your office? You can also ask Chief Li about Xiao Dong…….” After saying this, Zhou Changchun held the receiver and kept quiet. About 3 to 4 minutes later, Zhou Changchun smiled. “Chief Li is also nominating Dong Xuebing as the Deputy Chief of General Affairs Office? Yes…… Yes…… What do you think?…… Ok…… Thank you, Chief Yan.” Zhou Changchun smiled after hanging up. “Xiao Dong, you are fortunate. If only me and Chief Li put your name as one of the candidates, the Bureau Chief will never approve it. But Chief Li Qing had only nominated you alone. That means our General Affairs Office had the same view. Chief Yan did not say anything, and you are considered to have qualified as one of the candidates. The Party Committee will discuss your promotion during their next meeting.”

Done?

Am I really promoted?!

Dong Xuebing said gratefully: “Chief Zhou, you…… What can I say?  I still did not meet the qualifications…… I……”

Zhou Changchun interrupted him: “Haha, it is only a nomination. I will tell you the truth. This position might still be out of reach for you. Even if the General Affairs Office did not nominate Guo Shunjue and Guo Panwei, their names would also appear in the meeting through other departments. Both of them have backgrounds and connections. It is almost impossible for you to win them.” Zhou Changchun was already retired, and he does not hold back. “We nominated you is to let your name appear in front of the leaders and let them have an impression of you. This will increase your chances of promotion the next time. Do you understand?”

“Yes, sir. Thank you, Chief Zhou. Thank you!”

As long as he was nominated, he will have a chance!

Dong Xuebing felt he was too lucky. He did not make any wrong moves since the day he entered the General Affairs Office. He had helped Zhou Changchun traded shares, jumped into a burning office to retrieve documents, and he had final see the returns for all the efforts he put in.

Dong Xuebing will not give up this chance for promotion!

Chapter 52 – Strategy to be closer to Xu Yan!

Afternoon.

2:08 pm.

After Zhou Changchun left, Tan Limei immediately pulled Feng Yu aside. “Bing Zhi, didn’t you hear what I said? Why are you still so close to Chief Zhou?! What if the rumors about the leaders who were unhappy with him know about this? You will be in trouble! Chief Zhou had been here for a long time. Even if there were some issues with his finances, the bureau will still take care of him and let him retire due to his illness! But you are different! Who would care about a newbie like you?”

Dong Xuebing laughed. “Actually, there is no problem with Chief Zhou finances. You all are overthinking.”

Zhuang Zhi also said: “I…… I think what Bing Zhi did is right.”

“Right your head!” Tan Limei stared at both of them. “Never mind. Do what you want. I can’t be bothered with you all.”

Guo Shunjie and Changjuan who had gone to deliver documents returned.

“Xiao Tan, are you unhappy at work?” Guo Shunjie spoke like a leader when he saw Tan Limei talking angrily to Feng Yu.

Tan Limei, who had been unhappy with Guo Shunjie, replied politely. “I’m fine.”

Guo Shunjie nodded and walked back to his desk with his hands behind his back. He glanced at the small office. He can’t wait to sit in that office. Guo Panwei looked at him and mumbled something. He grabbed a pile of documents and seems like he was about to head off to “report his work progress” to some leaders.

Guo Shunjie looked at Guo Panwei. “Panwei, why are you delivering documents to the leaders again?”

“Hehehe, didn’t you just return from Political Commissar Zhou’s office?” Guo Panwei replied to Guo Shunjie’s sarcastic remarks.

Guo Shunjie said: “Hmph!”

Now, the General Affairs Office was the battlefield for Guo Shunjie and Guo Panwei. Both of them were facing off each other, and it was tense. They treated each other as their biggest competitor and were unaware that Dong Xuebing was nominated. Dong Xuebing also did not want to tell anyone about this. His chances would be higher if he kept it a secret. If this was exposed now, people might gang up against him.

After a while, Dong Xuebing went to Li Qing’s new office.

Li Qing was wiping the photo frame of his daughter’s picture with a napkin. “Xiao Dong? Take a sit.

“Thank you, but I will stand.” Dong Xuebing did not sit down and said: “Director Li, is your daughter’s health getting better?”

Li Qing sighed and put down the photo frame on his desk. “She got leukemia, and it is not easily treated. She is so skinny now…… Ok. Let’s drop this subject. Your name has been submitted to Chief Yan. Work hard and perform well. Don’t let Old Zhou and I down.”

Dong Xuebing politely replied: “Yes sir. I will not let you down. I will get this…….”

“Haha…… I am not asking you to get the position of Deputy Chief. You are still too junior and do not have many chances. I am asking you to use this chance to let the higher-ups know you. The next time if there are opportunities to enter the Party School or something, the chances of you getting it will be higher. Do you know to understand me?” Although Li Qing likes this young man, he felt it was impossible for him to get the position of Deputy Chief.

Dong Xuebing had a bitter taste in his mouth, but he pretended to be moved: “Yes sir. Thank you, Director Li, for this opportunity!”

Li Qing nodded and took out a stack of documents from his desk. “The Bureau committee meeting is in a few days. You should try to get in touch with the leaders these few days. Here, these documents are what Chief Xu wanted. Send these to her.”

“Yes, Sir.”

After walking out of Li Qing’s office, Dong Xuebing thought about his chances of getting promoted. The Bureau Committee meeting is in a few days and does he have the opportunity to overcome all the hurdles and beat the hot favorites, Guo Panwei, and Guo Shunjie? What should he do? Continue doing what he was doing? Impossible! The only way should be doing the same as what Guo Panwei and Guo Shunjie were doing. Get help from the higher-ups! He needs to get one of the committee members to speak up for him! This way, his chances would be higher!

Who should he look for?

Zhou Guoan, Political Commissar Zhou? No. He is Guo Shunjie’s backing.

Political Section’s Chief Pang Bing? No. He is very close to Guo Panwei.

Dong Xuebing thought about the few members from the Bureau Committee he had met or heard off. In the end, he found someone who was not close to either Guo Panwei and Guo Shunjie. This person had the highest possibility of speaking up for him and had a strong influence on who should get the position of Deputy Chief. Xu Yan!

Knock, knock. Dong Xuebing knocked on Deputy Bureau Chief Xu Yan’s office.

“Come in!”

“Chief Xu, Director Li asked me to send these documents to you.”

A middle-aged woman, who was sitting crossed legged at her desk, was looking at a piece of paper. She said in a deep voice. “Ok. Leave the documents there!” She is Xu Yan. She is almost 50 years old, and there were rumors that she was a divorcee. Her hair was permed, and there were aged spots at the corner of her eyes. She had average looks and the aura of someone successful. She was one of the District Branch Bureau’s committee members and the Deputy Bureau Chief. At the same time, she was the General Affairs Director. She can be considered Dong Xuebing’s top superior. Because she was the person overseeing the General Affairs Department, she had a bigger say than the rest of the Deputy Bureau Chief on who to take on the role of Deputy Chief of General Affairs Office!

If Dong Xuebing could foster a good relationship with her and let Xu Yan put in good words for him in the meeting, the chances of promotion will be much higher!

Dong Xuebing placed the brown envelope carefully on the desk. He paused for a while. He wanted to speak to Xu Yan and leave an impression on her. He wondered if she had heard of the incident of him running into a burning room to retrieve documents. If she knows about this incident, it would be easier. “Chief Xu, I……” Dong Xuebing also do not know how to start a conversation. He had only seen Xu Yan during meetings before and had never spoken to her.

Xu Yan waved the A4 paper in her hand and asked: “Is there anything else?”

“Huh? Nothing…… I will leave now.”

Xu Yan finally lifted her head and looked at Dong Xuebing. “Eh? You are…… General Affairs Department? Didn’t I instruct everyone above 20 years old and below 35 years old to participate in the soccer match? Why didn’t I see you on the field>” Xu Yan was in charge of Western District Branch Bureau soccer team, and they were participating in the City’s agencies soccer tournament. She was also the coach of the team.

Dong Xuebing was disappointed when he realized Xu Yan did not recognize him. Sensing Xu Yan was getting angry, he quickly explained: “I was hospitalized before the National Day holidays and was just discharged two days ago.”

Xu Yan just replied “Oh……” and waved him off.

Dong Xuebing was relieved and quickly walked out of the office and close the door lightly behind him.

Sigh…… Seems like Xu Yan’s character was similar to Burea Chief Yan. Both of them were not easy to talk to. How can I establish a good relationship with her?

Chapter 53 – Penalty!

Next day.

Afternoon at 1 pm.

Dong Xuebing was still thinking of how he could earn Xu Yan’s trust.

Li Qing, who was in wearing his sports attire entered the General Affairs Office. “The bus is here. Those that are participating in the match should change, or you all can choose to change at the stadium. The color is the same as yesterday’s match. The top must be white, and the shorts do not matter.” Li Qing’s face changed.” Everybody listen up. There are only 2 more matches, including this afternoon’s game left. The higher-ups and Chief Xu had given us a mission. We must not lose again. Put in your best performance later!”

“Ah? Cannot lose?” Everyone was groaning.

Li Qing replied firmly. “You must treat this as a political mission! Do you understand?”

“Yes, Sir!”

“Yes, Sir!”

Guo Panwei and Zhuang Zhi replied immediately. But they were not confident.

Dong Xuebing was glad that he had escaped this fate. He had heard from Tan Limei that their team had not won a single match out of the past 6 games and they had lost badly for every game they played. The scores were like 5:0, 3:0 and even 7:0. They had yet to score a single goal. This was why the Bureau’s higher-ups gave this “political mission” to them.

Dong Xuebing, Tan Limei, and Old Yan remained in the office. Changjuan, Zhuang Zhi and the rest followed Li Qing out of the office.

There was not a lot of work in the afternoon. Dong Xuebing made himself a cup of tea and watched a movie online.

During the National Day Holidays, their working hours were until 3 pm. It was 5 minutes to 3 pm, and Tan Limei started packing her things. She cheerfully patted Dong Xuebing’s back. “Bing Zhi, let’s go to Yuetan Stadium to watch their match. This time, the Bureau is anxious to get a win. If they were lost all the matches in this tournament, they would surely be scolded.”

Dong Xuebing had nothing to do at home, and he nodded. “Ok, let’s go and have a look.” Xu Yan was also there. Maybe there will be an opportunity to get closer to her.

Yuetan Stadium.

The Bureau had booked this stadium. Dong Xuebing and Tan Limei showed their work pass and were allowed to enter the stadium. They walked through the entrance tunnel, and they could hear cheers. Under the scorching sun, over 20 State Security members were running on the field. Zhuang Zhi was sweating and panting near his goal post. Guo Panwei was running around aimlessly and shouting “Pass, pass to me!” Guo Shunjie was also holding on to his soccer boots and sitting by the side of the fields. It seems that he was a reserve.

“Defence! Defense!” By the side of the field, Xu Yan in her sports attire was shouting instructions to her team. “Everyone get back and defense! Mark that no. 21!”

“Don’t let him pass! Stop him!” Li Qing was carrying Xu Yan’s bag by her side and was also shouting to the players.

Tan Limei whispered to Dong Xuebing. “Our Chief Xu is very serious. Seems like she means what she said. Let’s go. Sister Juan is over there. Let’s go over.”

Dong Xuebing stopped for a while. “Shouldn’t we greet the leaders first?”

“Can’t you see the leaders are busy?”

Dong Xuebing looked at Xu Yn’s back view helplessly and followed Tan Limei to where Changjuan was sitting. Changjuan was sitting with some young men and women from the Political Section and Finance Department. They were cheering listlessly for their team. “Go forward and shoot!” But their cheers were too soft. Compared to the other team, their cheers could not be heard.

“Xiao Dong, Xiao Tan, you all are here?” Changjuan turned to them and was holding a fan to block the sun.

Dong Xuebing casually asked: “Sister Juan, how’s the match? What’s the score now?”

Changjuan replied: “This time, we are playing much better than the previous few matches. The score is 0:0, and there are 10 minutes left. Seems this match would be a draw. At least we fulfill Chief Xu’s requirement of not losing.”

Tan Limei gasped. “We are playing well!”

It was coming to the end of the match, and all the players on the field were tired. They were running slowly after the ball without any tactics or strategies. The Western District Branch Bureau’s team was not of the same standard as Chaoyang Branch Bureau’s team. Most of the time, they were playing defensively. Their opponent was trying to score from far.

Xu Yan shouted with her hoarse voice: “Defence properly! There are only 10 minutes left!”

Li Qing also shouts: “Run faster! All of you, run faster!”

Chaoyang District Branch Bureau’s no. 21 forward received a pass from outside the penalty area, and he turned to shoot at the goal. Zoom! It was an awkward angle, and the ball missed the goal post by inches. No. 21 held his head in anguished and then gave a thumbs up to his teammate who passed him the ball.

Dong Xuebing blinked/ “Who is that guy? Why is he so good?” Dong Xuebing had played soccer with his University classmates. Although he was not good at it, he could tell the difference between a good player and a novice. This no. 21 was on a different level from the rest.

Changjuan replied: “I heard that guy was formerly from the national youth team. He is more professional than the rest. He had almost broken our defense several times.”

Not far away, Xu Yan was shouting angrily. “Mark that no. 21! Don’t let him get the ball!”

These few days, Xu Yan was in a bad mood. She thought these were all friendly matches to let the staff workers participate in some sports activities. That’s why she took on the role of the team manager and coach. But the rest of the branch bureaus were trying their best, and her team had been losing since the start of the tournament. Xu Yan was too embarrassed by her side. This was why she gave out the orders that they must not lose today. Even a draw is good enough.

8 minutes left……

5 minutes left……

The score was still 0:0.

Xu Yan was relieved. She looked at a middle-aged woman watching the match not far away and frowned.

The bespectacled woman also saw Xu Yan and returned a sneer.

Dong Xuebing was observing Xu Yan and watching the game when he noticed this detail. He asked Tan Limei if she knew who that woman was. “Who is that person? Chief Xu does not seem to like her. Is she the team manager for Chaoyang team?”

Tan Limei looked at that direction. “I had never seen her before. Sister Chang, do you know that person?”

“Who?” Changjuan looked towards the direction where Dong Xuebing was pointing. “Why is she here?”

Dong Xuebing asked: “Who is she?”

Changjuan looked around her and dragged Tan Limei and Dong Xuebing to the side. “That person’s name is similar to Chief Xu. Her name is Xu Yan too. She is the Deputy District Political Commissar of Eastern District Branch Bureau. Oh, I know why she is here. Tomorrow our last match is against the Eastern District Branch Bureau. She should be here to watch our team.”

Dong Xuebing was puzzled. “Isn’t this a recreational tournament? Is there a need to be so serious?”

Changjuan laughed. “There are many things you don’t know. Chief Xu and Political Commissar Xu are not on good terms. To others, this might be a friendly match. But for both of them, it’s not. I heard that both of them were often arguing during the City Bureau’s meeting. Hmmm……. I will tell you all another secret. Keep it to yourself.” Changjuan lowered her voice. “Do you know Chief Xu is a divorcee? Her ex-husband remarried, and his new bride is that Xu Yan. Because of this reason…… Hehe….. Do you all understand now?”

Tan Limei said: “Oh…… I was still wondering why Chief Xu gave out such orders. She does not want to be looked down by her rival!”

Dong Xuebing also understood.

Changjuan replied: “Don’t talk about this anymore. It is not nice if this is spread around. The match is ending soon. Come, let’s cheer for our team!”

There were only 3 minutes left on the clock.

Tan Limei waved her hands excitedly: “Western District Team! Go, go go!”

Dong Xuebing was also influenced by the atmosphere and started to cheer loudly for their team: “Defence! Defense!”

Dong Xuebing and the rest were only hoping for a draw.

But things did not go as they wished. Guo Panwei, who was playing defender, accidentally knocked into one of his teammate outside the penalty area and both of them were slowed down. This gave no.21 a chance to break through their defense. He ran into the penalty area with the ball and tricked the central defender into the wrong direction with a feint. He continued onwards, and only the goalkeeper was left standing before him!

The goalkeeper was Xiao Gao, from the Political Section. He does not know how to play soccer. He was chosen to be part of the team because he was taller. He rushed forward to try to block no. 21, but he accidentally tripped no. 21 to the ground. Before no. 21 fell to the ground, he kicked Xiao Gao with his boots!

Both Xiao Gao and no. 21 were rolling on the field in pain.

Beep! Beep!

The referee from the City Bureau blew the whistle and points to the spot! Penalty!

Chapter 54 – No one else wants to go? I will go!

The whistle was blown, and the crowd was in an uproar!

The players from the Western District were unhappy with the referee’s decision. “Where did we foul?”

Guo Panwei shouted anxiously: “This is a misjudgment! He is the one who kicked Xiao Gao!”

The referee ignored the players’ protest and points to the spot.

“Penalty? What is wrong with you?” Xu Yan ran onto the field and shouted to the referee. “We are defending properly! It is no. 21 that had fouled! He knocked into the goalkeeper! How can you make this decision? You are so close, and you did not see it?” Xu Yan looks around and shouts: “Where are the linesmen? Get the linesmen here!”

Tan Limei, who was in the stands, was also shouting: “Misjudgement!”

After Tan Limei started, the rest of the spectators also followed.

Dong Xuebing kept quiet. He knew that it was hard to decide who had foul in such a scenario.

The referee did not expect the Western District team manager to be so serious. Although the referee was from the City Bureau, his rank was much lower than Chief Xu. He dare not to oppose Xu Yan’s decision. He hesitated and thought if he should give in to Xu Yan’s demands. After all, this was only a friendly match. “Errr…… I think I might have……”

Before Chaoyang’s team manager said anything, the bespectacled middle-aged woman walked over with her handbag.

That’s Eastern District Branch Bureau’s Deputy Political Commissar Xu!

“Your decision is right. Where is the misjudgment?” Xu Tan was wearing pants and a short sleeve shirt. Her eyes were small, and she should not be as pretty as Chief Xu when they were young. She sauntered and glanced at Xu Yan. “I saw the incident clearly. It is the Western District goalkeeper that tripped Chaoyang’s no. 21 first.”

Xu Yan’s face turned black: “Deputy Political Commissar Xu, what is the meaning of this?”

Deputy Political Commissar Xu looked at her and replied. “Deputy Bureau Chief Xu, I am saying what I had seen.”

Xu Yan replied: “I saw the incident clearly too. You don’t need to interfere!”

Deputy Political Commissar Xu: “But you are not the referee. The referee had awarded a penalty! Right?”

The referee was stuck in the middle and did not know what to say.

Chaoyang Branch Bureau’s team manager was only a Divisional Director, and he pretended not to see anything. Almost everyone in Beijing State Security’s higher-ups knew Chief Xu, and Deputy Political Commissar Xu were loggerheads because of that incident in the past. No one wants to get involved between both women.

Chief Xu and Deputy Political Commissar Xu argued for 5 minutes.

In the end, they decided they had to escalate this argument to their higher-ups. A call was made to the City Bureau, who was the organizer of this tournament and the phone was passed to Chief Xu. “Xiao Xu, think of the bigger picture. What’s the use of arguing over such a trivial matter? This is a friendly tournament. The referee had awarded a penalty, and it should be a penalty! The referee’s decision is final! Carry on with the match!”

After Chief Xu ended the call, Deputy Political Commissar Xu smiled: “Your team had lost how many matches in a row? 7? 8?”

“Mind your own business!” Chief Xu was trying to control her anger. She could feel her blood pressure rising, and she took deep breathes to calm herself. She walked back to the sidelines and looked at the injured Xiao Gao. “How is your injury? Can you still play?”

Xiao Gao, who was still half lying on the ground, replied: “I’m sorry, Chief Xu, my leg is too painful.”

The no. 21 was already up on his feet and doing his warm-up for the penalty kick. He did not seem to be injured at all.

Xu Yan looks terrible. She thought if Chaoyang Team scored this penalty, then Western District team will suffer 7 losses in a row. She will be laughed by Deputy Political Commissar Xu Yan. Chief Xu can afford to lose this match, but she was not willing to be laughed at by that woman! She gritted her teeth and said: “Substitute the goalkeeper! I don’t care what you all do, but they must not score! You all must block this penalty!”

Everyone could tell Deputy Bureau Chief Xu was furious and no one dares to say a word.

It was easy to substitute the goalkeeper as this tournament did not restrict the number of substitutes. Anyone who wants to play can just enter the match as substitutes. But the problem was the no. 21 player. He can be considered a professional player.

It was all luck for penalty kicks. No one could tell which direction the penalty taker would kick. What if the substituted goalkeeper could not save the penalty and Chief Xu let that person take full responsibility? No one dares to say a word.

1 second……

5 seconds……

Xu Yan frowned. “Li Qing! You will pick the goalkeeper!”

Li Qing smiled wearily and looked at Guo Shunjie. “Xiao Guo, you go and try.”

Guo Shunjie was stunned for a few seconds and immediately decline: “I had hurt my waist, and I can’t dive to save the ball. Errr……”

The corner of Li Qing’s eyes twitched and turned to another player from the finance department. “Xiao Zhao, you are taller. You will be the substitute.”

Xiao Zhao replied with a long face: “Director Li, I have never played goalkeeper before. I don’t think I can save the penalty.”

“Xiao Wang, you graduate from the Police School. You should not have a problem. You will play.”

“I……”

Bang! Xu Yan threw her handbag on the floor and points at Guo Shunjie and the other players. “No one can play goalkeeper?! What the hell are all of you here for?!”

Although this was only a friendly tournament, the Western District team had lost too many matches. All of them also do not want to lose this match, but……

Tan Limei, who was standing not far away, sighed. “That’s it. We thought this match is a draw. But now……”

Dong Xuebing nodded. “That’s right. That no. 21 is too good. no matter who becomes the goalkeeper, it is also useless.”

“7 losses in a row.” Changjuan buried her face in her hands. “If I know this would happen, I will not come here to cheer for them. It’s too embarrassing!”

A girl from Public Security Sixth Bureau also said: “That Deputy Political Commissar Xu Yan from Eastern District is too much. It is also not her team playing now. Why is she interfering in this match?”

All of them were from the Western district, and that girl was on Xu Yan’s side.

The referee walked over and told Xu Yan softly: “Chief Xu, it’s time to take the penalty kick. Your side’s goalkeeper……”

Deputy Political Commissar Xu and the other team also looked over at the reserve bench. Some were getting impatient, and some were laughing at them.

Chief Xu scolded the players, but no one stepped forward to be the goalkeeper.

Deputy Political Commissar Xu laughter was irritating. Xu Yan’s face had turned red in anger. Her hands were already shaking.

Dong Xuebing was laughing in his heart when he saw Guo Shunjie lowering his head. He was hoping for Xu Yan to pick Guo Shunjie to be the goalkeeper and the other team scored the penalty. Xu Yan would surely hate Guo……. Eh?!

Wait!

Wait a minute!

Dong Xuebing paused for a while. Penalty?

“I will repeat myself one more time!” Xu Yan was almost at her limits. “One of you have to be the goalkeeper! I don’t care which one of you, but one of you must get onto the field!”

The 6 reserves kept quiet, and they were praying that they will not be picked.

“You all!” Xu Yan was about to start screaming at the players.

At this moment, a voice came from behind her. “Chief Xu, if no one wants to be the goalkeeper, can I try?”

Everyone turned back to see who was the one!

It was Dong Xuebing!

High-risk, high returns. This was an opportunity to get closer to the leaders.

For the promotion…… It’s worth to take the risk!

Chapter 55 – Saving the Penalty!

“You?” Xu Yan looked at Dong Xuebing from top to toe. Dong Xuebing had average height. “Are you sure?”

Dong Xuebing replied. “I will try my best.”

Li Qing, who was standing beside, was relieved. He knew that at times like this, Dong Xuebing would surely step forward to help. This was no longer whether if the penalty kick could be saved or not. It’s an attitude. Li Qing was lucky to have a subordinate which will offer to share his burden. This was also why Li Qing did not wish for Xiao Dong to play in this match. That no.21 will not miss this penalty kick. Li Qing did not want Xiao Dong to be responsible for their loss. “Chief Xu, this is Dong Xuebing. He is from our General Affairs Office. He is the one who ran into the burning office to retrieve the documents. He was injured by the fire and had just been discharged from the hospital a few days ago. Can we don’t let him……”

Xu Yan frowned and remembered about that incident: “He is the firefighter?”

Li Qing smiled. “Yes, that’s him.”

Xu Yan turned and look at Dong Xuebing in his eyes. “This penalty will affect our Western District Branch Bureau’s image. We cannot afford to lose this match. Are you sure you will be able to save this penalty?” Xu Yan paused and then continued in a firm tone. “I don’t want you to try your best! You must save it! Can you do it?”

Li Qing immediately interrupts: “Chief Xu, Xiao Dong does not know how to play football. He……”

Dong Xuebing knew Li Qing was trying to protect him. He replied: “Chief Xu, I will definitely save this penalty!”

“Good!” Xu Yan nodded. “Get on the field!”

Dong Xuebing quickly ran to the sidelines. “Brother Gao, can I borrow your gloves?”

The injured goalkeeper, Xiao Gao, looked at him and passed him his gloves. “Please do your best!”

Guo Shunjie’s uneasy feelings were gone. He thought Xu Yan would order him to be the goalkeeper. But when Dong Xuebing had volunteered, he almost cried out in joy. Foolish! What a stupid person! You are not even 1.8m tall, yet you want to be a goalkeeper? If that player kicked the ball slightly higher, you can’t even touch it! Hah! You are just finding trouble for yourself. Once this penalty was scored, the whole Western District will put the blame on you! You really think you are a firefighter?

Dong Xuebing was not tall and strong enough, but he walked calmly towards the goal. Everyone from the Western District was covering their faces or rubbing their temples. They looked like they had already lost the match. 7 losses in a row!

Guo Panwei also felt they had already lost. He walked over and said: “Xiao Dong, are you confident? Why not let someone take over?” He was the one who had knocked into another player, no. 21 would not be able to break through their defense and be awarded the penalty. He did not want this penalty to be scored. Everyone will pin the blame on him too.

Tan Limei, Zhuang Zhi, and Changjuan also move closer.

Zhuang Zhi asked: “Bing Zhi, have you played goalkeeper before?”

“Errr…… No……” Dong Xuebing was also not very confident.

Tan Limei stared at him and shouted: “You have never played as a goalkeeper? Then why did you volunteer? Are you crazy?”

Changjuan added: “That’s right. It is not easy to be a goalkeeper. Did you even see how that no. 21 play? He is on a different level!”

Dong Xuebinng also knew about this. But he does not want to miss this opportunity.

“Hurry up! Stop wasting time!”

“Hurry up! We are waiting for more than 10 minutes!”

“Are we still playing?”

Chaoyang District Bureau team shouted impatiently.

The referee points at the goal post, indicating Dong Xuebing to get over there immediately.

Seeing that they could not change Dong Xuebing’s mind, Tan Limei, Changjuan and the rest walked off the pitch. “Bing Zhi! Just dive with all your might!”

Zhuang Zhi also cheered: “Bing Zhi! You can do it!”

But other than the few colleagues from the General Affairs Office, no one cheered for Dong Xuebing. All of them were listless. It was as if they had already lost the match.

Dong Xuebing was pissed. Damn! How come no one else cheered for me? Do I look like a loser?

In front of the goal post, Dong Xuebing stretched both his arms out. He was trying to imitate the professional goalkeepers he watched from the English Premier League on TV. He was jumping lightly and waving his arms. After some simple warmup, he stood on the line and bend forward slightly. He was staring at no. 21.

No. 21 had placed the ball on the spot and had moved a few steps back.

Beep! The referee blew his whistle, signaling them to start.

Everyone was watching quietly.

It was tense. Dong Xuebing swallowed his saliva and prayed in his heart. Please shoot off target! Please kick the ball over the post!

Ta……. Ta…… Ta…… No. 21 had started his run up to the ball!

1 step……

5 steps……

10 steps……

Dong Xuebing was concentrating on the ball. It’s here!

Bang!

No. 21 kicked the ball, and the ball was curved towards the top left corner!

Dong Xuebing did not gamble by choosing a direction to dive. He waited until after the ball was kicked and made an ugly save attempt.

“Ah!” Dong Xuebing shouted as he jumped and stretched out his hand!

But before his arm was fully stretched, Zoom! The ball entered the net!

It was a goal!

It was a beautiful goal……. Maybe even a professional goalkeeper could not save it!

It was curved, and the ball had entered at an angle.

“Yay!!!! We won!!!”

“Hahahaha! 1:0!”

Beep, beeeeeep, beeeep! The referee blew the full-time whistle!

Xu Yan and everyone from the western district was pale. 7 losses in a row! Shame!

Dong Xuebing took a few deep breaths and was deep in thoughts. Seems like it was impossible for him to miss this penalty. He was outstanding!

2 seconds later, Dong Xuebing had a firm look in his eyes. “BACK!”

……

The scenes changed! The cheers were gone!

It was dead silent.

Almost 90% of the people in the stadium felt it was impossible for Dong Xuebing to save this penalty kick. But Xu Yan and everyone from the Western District was looking at Dong Xuebing nervously.

Beep! The referee blew his whistle, signaling them to start.

1 second……

2 seconds……

No. 21 looked at Dong Xuebing and thought in his heart. I had been playing since young and had got into the youth team. I am still practicing now. No one in this City Public Security can match my skills. If you all switched to a tall and big size goalkeeper, you all might still have a chance to save it. But this goalkeeper is short and small in size. How can he block my shot?! Are you all looking down on me?!

Dong Xuebing did not move an inch. He was still in the same position as before. He was worried that if he made any movements, that No. 21 would kick the ball to another direction.

No. 21 took his eyes off Dong Xuebing and slowly ran up to the ball.

1 step……

2 steps……

3 steps……

No. 21 was getter closer and closer to the ball!

Bang!

No. 21 gave a hard kick!

The ball flew towards the goalpost. No. 21 and the rest of Chaoyang District team were relieved. There was no mistake! No one would be able to save this ball! No even professional players!

Xu Yan and the Western District team were shocked. That’s it!

But when everyone felt the ball was surely a goal, they realized Dong Xuebing was no longer in his previous spot. He had moved before the kick. No. 21, Xu Yan and everyone else stared disbelievingly. Xiao Dong seems to be able to know the direction of the ball. Dong Xuebing did not have a bit of hesitation and stretched out both his arms and dived towards the top left corner of the goalpost!

Dong!!!

The ball hit Dong Xuebing’s gloves!

The ball was stopped by Dong Xuebing and dropped onto the ground!

Dong Xuebing shouted and dived again to stop and hug the ball tightly under his body. He did not give the other team any chances to shoot again!

Saved!

The penalty kick was saved!

Guo Shunjie, Tan Limei, and Changjuan could not believe their eyes!

No. 21 was standing there in a daze. Cannot be…… How come he knows I am aiming for the top left corner?

The whole stadium was dead quiet for a moment. Xu Yan was the first to recover from the shock. She shouted: “Terrific! What a terrific save!”

“Good diving save! Hahahaha! He saved that penalty kick!”

“Xiao Dong! You are the best!”

“Yay!!!!!!”

The Western District Team were celebrating!

Chapter 56 – Must win!

Beep, beeeeeep, beeeep!

It was the fulltime whistle!

0:0. It was a draw!

Dong Xuebing released the ball in his arms and supported himself up with both arms. He wiped the sweat from his forehead and panted. To the spectators, it was a great save. But only Dong Xuebing knew how close it was. He nearly couldn’t reach it. Luckily his fingertips on his left hand and his right thumb touched the ball and stopped it.

It was really a close shave!

He was lucky to save it!

The Chaoyang team lowered their heads in despair. The Western District team and its supporters were cheering at the top of their voices!

“Bing Zhi!” The tall and fat Zhuang Zhi ran over. “You really did it!”

A player which Dong Xuebing does not know gave him a thumbs up. “It was a perfect save! If we know you are so good, we should have let you be our goalkeeper in the past few matches! This way, we will not lose 6 games in a row!”

Tan Limei also shouted in her high-pitched voice: “Bing Zhi! You are terrific! You can even save that ball! You are the best!”

Changjuan only shouted: “Terrific!”

All the players crowded around Dong Xuebing to thank him.

Guo Shunjie saw Dong Xuebing had saved the day again and was speechless. That ball was aimed for the top left corner. How did Dong Xuebing block it so easily? This Dong Xuebing was really lucky.

Eastern District’s Xu Yan saw they did not lose the match and she shook her head and walk away.

Chief Xu smiled as she looked at her back view. She walked over to Dong Xuebing. “You did well! It was a nice save!”

Dong Xuebing immediately replied: “Thank you. It is all luck.” Hahaha. I finally have the chance to impress Xu Yan. Her impression of me should improve.

“Xiao Dong, don’t be humble.” Li Qing was full of smiles. “You are our hero today. Without you, our team will lose!”

Actually, Xu Yan had heard of a capable newbie from the General Affairs Office last month. She heard about Dong Xuebing from Deputy Bureau Chief Yang Yizhong. Later, she heard that it was that newbie who risked his life to enter a burning office to retrieve some important documents. But she had been swamped and did not have the time to meet this newbie. She only knew Xiao Dong was that newbie just now. Xu Yan looked at Dong Xuebing closely and nodded. Dong Xuebing really deserved the nickname “Firefighter.” He could even save that penalty kick.

On the bus back, everyone was still talking about the match excitedly.

In the last row of the bus, Xu Yan asked Dong Xuebing to sit beside her. “I heard from Director Li that you had just been discharged from the hospital and is not fully recovered yet. Can you play in tomorrow’s match? I am thinking of letting you be our first-choice goalkeeper. I think the rest of the players will agree to this.”

“Huh?” Dong Xuebing was shocked. Damn!

Xu Yan asked with a stern look: “What’s wrong? You cannot play?”

Dong Xuebing knew how good he was at soccer. He was able to save the penalty kick because of his power BACK. He can’t use his power for the entire match. He can’t imagine what would happen if he were to play the whole game. He was only able to take advantage of his powers within a minute. He immediately explained. “Chief Xu, I’m sorry. The doctors told me to avoid strenuous exercise for some time. I don’t think I will be able to play the full match. Errr…… How about this? If there is a penalty or some free kicks in a dangerous position, substitute me in.”

Xu Yan thought for a while: “Fine.”

Dong Xuebing sighed with relieved.

After that, Xue Yan took out her pen and start scribbling on her notebook. She seems to be planning for tomorrow’s tactics.

Xu Yan had influence over who to take over the role of Deputy Chief of the General Affairs Office. These few days, Guo Shunjie had tried to be closer to her but was unsuccessful. When he saw Dong Xuebing sitting beside her, he was furious. Guo Shunjie had made plans to get rid of Dong Xuebing once District Political Commissar Zhou helped him get the position. He must get rid of him at all cost!

Dong Xuebing also noticed Guo Shunjie staring at him. He felt uncomfortable.

Dong Xuebing would rather offend a gentleman than to offend a villain. This Guo Shunjie must be up to no good!

No! He must not be the Deputy Chief! I must work harder to get the position!

Soon, the bus enters the Western District Branch Bureau’s main gates, and everyone starts to alight. It was after working hours, and there were no one around.

Xu Yan was the last to alight from the bus. She stood there looking at all the players. “Thankfully Xiao Dong was able to save that penalty kick today, and we can end our 6 matches losing streak. But remember this. We still have not won a match for 7 matches. We are the last team of the tournament. Don’t you all feel embarrassed?”

Guo Shunjie wanted to voice out that they were embarrassed. But the team was not strong enough.

Xu Yan continued with a cold look on her face. “Today, I want all of you to go back and have a good rest. At the same time, reflect on the reason why we can’t win a single match. Tomorrow is the last match of the tournament. I don’t want to see us getting a draw or lose. Tomorrow we will be facing Eastern District. We must win! We will show them how good the Western District is! Are you all confident of getting a win tomorrow?”

“Yes.”

“…… Yes.”

The players replied weakly.

“I can’t hear you!” Xu Yan shouted. “Are you all confident?”

“Yes!” This time, the players’ replies were louder.

“Good. Dismiss!” Xu Yan was acting like a coach.

Actually, the players who knew the insider information knew why Xu Yan was so serious. The opponent tomorrow was Xu Yan’s long-time rival, Deputy District Political Commissar Xu. No matter whether it was officially or privately, Xu Yan does not want to lose to Deputy District Political Commissar Xu.

On the way home, Dong Xuebing was thinking about the day’s event.

He had left a good impression with Xu Yan. But it was not enough. She would not help him get the position of Deputy Chief over such a trivial matter. If he wants Xu Yan to help him, he must do something more significant and will mean a lot to her. But what should he do? Eh? Tomorrow’s match is significant to Xu Yan and the Western District team! 7 games without a single win?! No one will want that result! This is a must win the match! Then…… what should Dong Xuebing do to perform and let Xu Yan be grateful to him?

That’s right!

Must make use of this opportunity to get closer with the leaders! This way, Guo Shunjie will not be promoted!

Penalty! Let tomorrow’s match have a penalty!

I pray for a chance to save a penalty kick again tomorrow!

Tomorrow’s match is critical!

Chapter 57 – We are losing?

Next day.

Yuetan Stadium.

The air in the stadium was tense. It was the calm before the storm. Deputy Bureau Chief Xu Yan lead the Western District team into the stadium from the side gates. Across the field, the eastern district team, in their red jersey, were doing their warm up. Xu Yan had a stern look on her face. She looked at every player on her team. “I will repeat this once more! We aim to win! Do your best out there! Don’t embarrass the Western District branch!”

“Yes!”

Today’s match was crucial, and many people from the branch bureaus were there to support their team. Tan Limei, Changjuan, and even Old Yan were there. Guo Panwei and Zhuang Zhi were in the starting line up as usual. Maybe it was because Xiao Gao and another regular player were injured in yesterday’s match, Guo Shunjie was in the starting line-up. The players took off their jackets and started their warm up on the field. Dong Xuebing and two other reserves were standing behind Xu Yan and Li Qing, facing the field.

Deputy District Political Commissar Xu was standing about 10 meters away from Dong Xuebing and the rest.

Deputy Chief Xu Yan stared at Deputy District Political Commissar Xu coldly.

Deputy District Political Commissar Xu turned and smiled at Xu Yan. “If your team prepared to lose?”

Xu Yan frowned. “This is the question I wanted to ask you.”

“Hahaha, where did you get your confidence from?”

Deputy District Political Commissar Xu should have given her team orders to win at all cost. The spectators could feel the tension between both teams before the start of the match. The referee was still the same referee from yesterday’s match. When both sides were ready and in position, he blew the whistle to start the game.

The Eastern District Team kick off, and they immediately broke through the midfield defense.

Commissar Xu shouted loudly: “Attack! Put pressure on them!”

The Eastern District players were rushing forward. They did not even care about their defense. Bang! A misjudged pass was intercepted by Western District player from the branch’s Commission for Discipline Inspection. But before his teammates could counter-attack, a boot with the studs facing him came rushing towards him. He got a shock and quickly avoided that player. In the end, he lost control of the ball, and the Eastern District team got the ball back.

The match was exciting.

Dong Xuebing clenched his fist and prayed silently in his heart. Please have a foul or penalty kick. Huh? He suddenly felt bad. All his teammates and leaders wished for a win, but he was praying for his team to be in trouble. If anyone from the Western District knows what he was thinking, he would surely be beaten up.

Beep!!! The referee blew the whistle for a foul.

Dong Xuebing look up and saw Zhuang Zhi on the ground, holding his feet and shouting in pain. A player was standing beside him with his palms facing up, talking to the referee. The referee looked at Zhuang Zhi’s condition and hesitated for a few seconds before showing a yellow card to the other player.

Xu Yan was pissed. “That is dangerous play! That kick is above waist level! Why is that only a yellow card?!”

Dong Xuebing skipped a heartbeat when he saw Zhuang Zhi could not get up on his feet. He immediately ran over with a reserve player with the first aid kit. They sprayed some medicine on Zhuang Zhi’s leg. “Zhuang Zhi! How bad is your injury?” Dong Xuebing knew Zhuang Zhi well. He was not the type who would feign injury. He must be really in pain from his facial expression.

Zhuang Zhi gritted his teeth and shook his head: “Ahhh……. I …… Can’t carry on with the match……”

“It’s okay. I will help you off the field.” Dong Xuebing helped support Zhang Zhi to the sidelines. The other reserve player made some gesture to Xu Yan.

Xu Yan stared at the referee with a long face.

The Western District players were unhappy with the referee’s decision. They crowded around the referee: “He is not aiming for the ball! He is aiming for his legs!”

“Red card! He should be sent off!”

Commissar Xu looked at Xu Yan and said: “I think it is your player who is diving.”

Damn! Feng Yu was furious.

The tempers were rising. It was only 5 minutes into the game, and there was 4 dangerous play by the opposing team. If this were not instructions from Commissar Xu, the players would not dare to be so aggressive. Even the World Cup finals matches were not so rough, let alone a friendly match between two government branches! This type of play was explicitly targeting the Western District team and Xu Yan!

Tan Limei ran over and took the medical spray from Dong Xuebing. She continued to spray the medicine on Zhuang Zhi’s injured leg. She was almost in tears.

Dong Xuebing was furious. He glanced at the smiling, Commissar Xu I will remember this!

In the end, the reserve player who went on the field with Dong Xuebing earlier replaced Zhuang Zhi. After this incident, the Western District players became more aggressive in their play. Curses and swears could be heard throughout the match. They no longer care if leaders were watching the game.

10 minutes……

20 minutes……

The Eastern District players were still tackling from behind, aiming for the players’ legs. They did not care even if they will get yellow cards or got sent off.

“Ahhhhh!!!!!”

When the first half of the match was about to end, there was a horrible shriek!

Eastern District team’s no, 13 had elbowed one of the Western District players in the back when they were fighting for the ball. The Western District player was sent flying on the pitch and could no longer get up on his feet!

The referee could not see what happened from his position, and he just awarded a foul. There were no yellow cards.

Dong Xuebing and many others saw what happened. Everyone shouted: “That’s a red card!”

The Western District players surrounded the referee: “He had elbowed him!”

“Are you blind? You did not see what happened?”

The referee stick to his decision and even showed the yellow card to the player who scolded him!

Xu Yan had a terrible expression on her face. But she remembered yesterday’s phone call from her higher-up, asking her to think of the big picture. She took a deep breath and said: “Stop it and carry on with the match!”

The first half was over. The Western District team got a yellow card, and the Eastern District Team got 4. The score was still 0:0/

During the half time break, a player from the Public Security Sixth Bureau shouted: “Leader, they are playing dirty. Can this even be considered a football match?”

Another player complaint. “The referee is siding with them! There is no way we can win!”

Xu Yan frowning and not saying a word. She was also furious by the actions of the opposing team. She suspects Commissar Xu did not want a win from this match. She was only aiming for a draw and wanted the Western District team to have zero wins from 8 games. She might also be trying to get the Western District team to use up all their reserve players. This way, the Western District team will have to play with lesser players!

Because of injuries, the Western District team only have 3 reserve players today. Dong Xuebing was the reserve goalkeeper. With the injured player injured substituted out before halftime, the Western District team does not have any more reserve players except for Dong Xuebing. If there were still players injured in the second half, goalkeeper Dong Xuebing might have to go on the pitch to play. A goalkeeper playing as a defender or a striker?

We are losing?!

Chapter 58 – I will play!

The second half of the match started.

The Eastern District continued with their tactics. Other than those players who got yellow cards were played cautiously, the rest of the players were playing “dirty.” Both sides were attacking. When the Western District players threaten them, the Eastern District players will purposely foul them. They pushed, tackled, pulled, and even hugged. They will do whatever it takes to stop the Western District from scoring a goal.

The Western District players were not playing to their usual standards. Xu Yan, Dong Xuebing and the rest of their supporters were vexed!

Because her boyfriend was injured, Tan Limei was supporting her team angrily. “Western District! Go for it!” Changjuan and a few other girls from the Finance Department were also cheering for their team. When the opposing team played dirty, they will curse and swear at that player.

15 minutes……

30 minutes……

There was no progress in the match. The score was still 0:0.

Will this game ended in a draw? That will be zero wins in 8 games!

Dong Xuebing was no longer hoping for the other team to be awarded a penalty kick. Even if he had saved the penalty kick, the match would still end in a draw. He was pissed by the Eastern District team and Deputy Political Commissar Xu. He was hoping for a win.

Finally, in the last two minutes of the match, an opportunity arises for the Western District team!

Guo Panwei was long pass from the midfield had touched an opposing team player, and the ball fell in front of their team’s striker. No players were guarding him, and that striker turned and ran with the ball towards the goal.

Xu Yan jolt up and shouted: “Everyone goes forward and supports him! Press forward!”

The Eastern District team’s defense line had been moved up the field, and the striker only has to face a defender. If he gets past this defender, he might score the winning goal!

The Western District team saw a glimpse of hope and rushed forward to provide support!

At the same time, Political Commissar Xu also shouted. “Stop him! Don’t let him through!” The defender heard her orders and increase his speed. The small size striker moved the ball slightly to his left and wanted to get past the defender. But that defender ignored the ball and went straight for the striker!

Crash! The defender crashed into the striker!

The striker fell onto the ground and was rolling in pain.

Beep! Beep! The referee showed a yellow card and gave a free kick to the Western District team.

Yellow card and a free kick? If the striker gets past the defender, it will be a goal!

Li Qing ran onto the pitch to check the striker’s injuries. Seeing that he could no longer continue with the match, the Western District Team went into a rage!

“Fuck! I quit!” A player from the Finance Department took off his jersey and threw it on the floor!

Guo Panwei shouted furiously: “Shouldn’t this be a red card?!”

“You did it on purpose!” Two players from the Political Section shoved that defender.

The Eastern District team players also ran over, and both sides started arguing. The situation was getting out of control!

Maybe it was because this was the last match of the tournament, two leaders from the City Bureau entered the stadium through one of the side gates. They should be there to watch the game. But when they saw what was happening on the pitch, they immediately shouted: “What’s going on? What are you all doing?”

Most of the players recognized the leaders, and the arguments stopped.

The leader with a small mustache looked over at the reserve bench: “Xu Yan (Deputy Branch Bureau Chief Xu), Xu Yan (Deputy Political Commissar Xu), is this the way you all lead your teams? Look at them!” He pointed at the players. “Is this the way your players should act?”

Deputy Political Commissar Xu tried to push the blame: “Director Li, it is Chief Xu’s team that is unhappy with the referee decision.”

Xu Yan was furious. She immediately tried to argue: “Director Lu! The Eastern District team……”

“Shut up!” Director Lu ignored her. “I don’t care what happened! I just want to know if this match can continue?”

Xu Yan paused for a few seconds and replied: “Yes!”

Director Lu waved his hand and said: “Hurry up and carry on with the match!” He was no longer in the mood to watch the match. He turned and walked out of the stadium with the other leader.

Deputy Political Commissar Xu smiled and looked at Xu Yan. “Chief Xu, you should substitute your player.”

Li Qing was furious at Deputy Political Commissar Xu, but she was higher ranked than him, and he cannot show his anger. He can only shout: “Change player! I want a striker!” But the Western District supporters were all women and middle-aged men. Dong Xuebing was the only reserve player left. There were no strikers to replace the injured player.

Xu Yan knew it was impossible to win today’s match.

Ring, ring, ring…… Xu Yan’s mobile phone rang. She let Li Qing take over and walked to the reserve bench to answer her phone. It was her ex-husband, and also Deputy Political Commissar Xu’s current husband. Xu Yan frowned and answered. “Hello, what do you want?”

A man asked in a deep voice. “Where is my son?”

Xu Yan replied: “At home playing video games.”

“Why are you letting him play video games again? I knew he will be wasting his time when he goes over to your place!” The man growled. “I will be finishing my work early today and will fetch my son from your place. Tomorrow is Xu Yan’s birthday, and he said he wanted to celebrate her birthday with her last week. He will not be staying with you this week. We shall talk again next month.”

Xu Yan tightens her grip on her phone: “What is the meaning of this? Our son must live with me for a week every month. This is what we agreed before we divorced! Why are you fetching him away after one day?”

“Didn’t I said it is Xu Yan’s birthday? Our son had agreed!”

“What has her birthday got to do with my son?”

“I don’t want to argue with you! I will bring my son back later! That’s it!”

“You…” Xu Yan’s ex-husband had hung up the phone. Xu Yan almost threw her phone on the floor out of anger. Suddenly she swayed and knocked onto a pillar. She almost fell.

Dong Xuebing had been looking at Xu Yan and immediately ran over to help her. “Chief Xu, are you ok?”

Xu Yan did not reply and took out a half tablet of high blood pressure medicine from her bag. She swallowed the pill with some water and sat there panting. Since the day Xu Yan (Deputy Political Commissar Xu) appeared, her life was turned upside down. Her husband was taken away from her, her family was taken away from her. Now, her son will be taken away from her. She got nothing left! All she had left was anger!

Before this match, Chief Xu wanted to win badly. But now…… she could not even fulfill such a small wish!

This incident had wasted some time, and there was only less than 1 minute on the clock. No players on the pitch could score a goal, and there were no players to substitute. Is there anything worse than this?

Xu Yan felt needles were poking her heart when she saw the gloating Deputy Political Commissar Xu smiling at her.

Defeat!

She was defeated by Deputy Political Commissar Xu again!

Xu Yan laughed at herself and lean back on her chair.

Dong Xuebing could feel Xu Yan’s helplessness feelings. He could not stand there and do nothing. He clenched his fist and said: “Chief Xu! Let me play!”

Chapter 59 – A Miraculous goal!

Xu Yan was very calm. She turned and looked Dong Xuebing slowly. “You play?”

Dong Xuebing nodded. “Yes.”

“You are good at goalkeeping.” Li Qing frowned. “Strikers and goalkeepers are very different positions!”

Xu Yan had already given up on winning this match. She waved her hand. “Forget it. There is only 1 minute on the clock. No matter how we play, we will not win. You have just been discharged from the hospital. Didn’t the doctors tell you not to do strenuous sports? The Eastern District players are too rough. What if you get injured again? There is no need for you to take the risk.” Xu Yan sighed. “Director Li, tell the referee that we will not change players. We will carry on with 10 men.”

Dong Xuebing stubbornly insist: “Chief Xu! Please let me play!”

Li Qing scolded. “Xiao Dong! We are doing this for your own good!”

Xu Yan looked at Dong Xuebing’s determined look. She hesitated and said: “Just be careful.”

“Yes!” Dong Xuebing turned and ran onto the pitch.

The referee announced there was one minute of injury time and blew the whistle. The Western District players saw Dong Xuebing, who had just been discharged from the hospital and was the reserve goalkeeper replacing their injured striker, they lost confidence. Tan Limei, Changjuan, and the rest of the supporters stop their cheering. They watched the match silently. They had lost hopes for winning. Their district will be known as the district with zero wins from 8 games.

59 seconds remaining……

55 seconds remaining……

The player taking the freekick was big sized. He ran up to the ball and aimed straight at the goal.

But it was too far, and the player was not skillful enough. The ball hit Guo Shunjie’s chest which was beside the wall and rolled to the feet of the opposing team player!

Political Commissar Xu shouts: “Attack! This is the final chance!”

49 Seconds remaining……

The best defense was to attack. The Eastern District players did not hide in their own half. All of them rushed forward. With a series of short passes, they moved towards the Western District penalty box.

28 Seconds remaining……

The Western District players were running back to defend at full speed.

Dong Xuebing did not join the rest to defend. As the striker, he can only wait at the center of the field waiting for his teammates to pass him the ball. Come on! Get the ball back!

The Eastern District player who had injured Zhuang Zhi suddenly shot at the goal!

Bang! The ball hit one of the defenders and deflected to feet of the Western District player from Commission for Discipline Inspection!

15 seconds remaining……

Political Commissar Xu screams at her players. “There is no more time! Stop him from passing!”

Two nearby Eastern District players immediately charged at him and one of them, a midfielder, managed to steal the ball away from him!

There were only 11 seconds left!

That’s it! It’s the end of the match!

The Eastern District players stop attacking, and the Western District players also gave up hope of winning.

10 seconds remaining……

9 seconds remaining……

The Eastern District midfielder managed to dodge Guo Panwei and another player’s tackle and kicked the ball back to his own half. But he used slightly more strength, and the ball flew over the last two defenders and landed outside the penalty box.

That was not important as there was no more time.

5 seconds remaining……

4 seconds……

The ball bounced twice and went out of play.

The referee looked at his watch and did not award the throw in. He blew the full-time whistle!

That’s it. No wins in 8 matches!

Xu Yan laughed at herself and walk off with her bag. The Western District players were walking off the pitch, disappointed. The players did not even shake the other team players’ hands as they walk away.

The only person that was behaving differently was Dong Xuebing. He was deep in thoughts as he stared at the other team’s penalty box.

After a while, Dong Xuebing’s eyes brighten up!

BACK!!!

……

There were shouts and sounds coming from everywhere!

The next moment, Dong Xuebing saw the Eastern District midfielder stole the ball!

There were only 10 seconds left!

The opposing team players were smiling, and after dodging Guo Panwei and another player’s attempt to get the ball back, the Eastern District midfielder laughed and kicked the ball back to his half. He wanted to waste the remaining few seconds. The moment he kicked the ball, the players from both teams knew that was the end of the match. No one wanted to run after the ball and were standing there waiting for the referee to blow the whistle!

But something unexpected happened!

“Ah! Look!”

“Damn! Who is that?”

Everyone realized that a few seconds before the ball was kicked, a player from the Western District started running!

It was Dong Xuebing!

The moment that midfielder kicked the ball, Dong Xuebing ran past the last two defenders! To everyone’s surprise, the outstanding goalkeeper from yesterday’s match seems to know where the ball was heading and where it will land! Dong Xuebing did not even look at the ball and continued running towards the area two meters outside of the penalty box. 1 meter! 2 meters! 3 meters!

There were 6 seconds left!

Everyone was staring in shock. The ball amazingly landed at that spot!

The ball accurately landed at Dong Xuebing’s feet, and he stopped it.

Xu Yan jumped up from her seat!

One on one with the goalkeeper!

There were no defenders in front of Dong Xuebing! It was only the goalkeeper in front of him!

Dong Xuebing could hear the footsteps of the defenders approaching from behind. He kept his cool and continue his run forward with the ball!

There were only 3 seconds left!

The goalkeeper ran forward to stop Dong Xuebing!

Dong Xuebing tapped the ball lightly with his feet and changed his direction!

1 second left!

Bang!

Dong Xuebing used all his strength to kick the ball with his right foot!

The football brushed against the goalkeeper’s left boots and continued flying towards the goal!

Dong Xuebing and all the rest of Western District players could feel their hearts skipped a beat. They stared at the ball nervously as the ball flew towards the open goal. It was only 0.5 seconds, but it feels like an eternity.  5 meters, 4 meters, 3 meters, 2 meters. 1 meter! Swished! The ball entered the goal in the top right corner!

Goal!!!!!

A miraculous goal!!!!

The whole stadium was dead quiet. There was no cheers or shouts. It was eerily quiet!

1-second pass……

2 seconds pass……

3 seconds pass……

Xu Yan was the first to react. She dropped her bag on the floor and shouted with all her might: “Goal!!!!!!!”

Dong Xuebing dropped on the ground, raised his arms, and shouted.

“We won?” The Western District players could not believe their eyes!

“We won! We won the match!!!”

Then…… the whole stadium cheered!

Chapter 60 – Save the day again!

This miraculous goal took only 10 seconds.

Many of the Eastern District players were still basking in glory for completing Political Commissar Xu’s orders when the goal was scored!

Fast! The goal was too fast for any of them to react!

The referee was the only person on the pitch who saw the whole process.

Dong Xuebing had left a deep impression with the referee from yesterday’s match. When Dong Xuebing came onto the pitch in this match, the referee was still laughing in his heart. A goalkeeper playing as a striker? What nonsense is this? But the referee knew that the Western District had no more reserves and he couldn’t care less. The match was about to end too. He had already placed the whistle in his mouth and prepared to end the game. But when he was about to blow the whistle, he saw Dong Xuebing started to run towards the penalty box on the other end of the field. The referee was curious about what was he doing.

The next moment, an unexplained situation happened.

The Eastern District midfielder kicked the ball back to his half without even looking back!

This was more than a stroke of luck. The referee even suspects that midfielder was in cahoots with Dong Xuebing. The referee swore that the midfielder’s long pass back was after Dong Xuebing started running. There were no indications that he will pass the ball back. He just turned around suddenly and kicked the ball back towards Dong Xuebing’s direction. The ball landed perfectly at Dong Xuebing’s feet. What a coincidence! He could not understand how Dong Xuebing did it. It seems impossible!

After the goal was scored, the referee was stunned. He stood there for almost 5 seconds, before blowing the full-time whistle!

The referee wondered who this person was. It was too unbelievable!

1:0. Western District Branch Bureau won the game!

At the stands, Tan Limei grabbed Zhuang Zhi and Changjuan’s hands. “Damn! Am I dreaming? We won? We really won this match!?”

Old Yan, who does not like football, was also excited. “Our Xiao Dong is excellent!”

Cheers! Screams! Shouts!

The stadium was in an uproar!

Xu Yan, Li Qing and the rest of Western District supporters ran onto the pitch!

All the Western District players had already surrounded Dong Xuebing. “Xiao Dong! You are terrific!”

The player from the bureau’s Commission for Discipline Inspection: “I swear that goal was the most beautiful goal I saw in my life!”

A tall player from the Political Section asked: “When did you run over there? It’s too fast! The goal was scored before I can even react!”

“It’s only a coincidence.” Dong Xuebing smiled and stood up.

“Brothers!” A defender from Public Security Sixth Bureau clapped his hands. “Let’s have a celebration!”

“Hahaha! Sure!”

“That’s what I am thinking too!”

All the players turned and looked at Dong Xuebing. Before Dong Xuebing realized what was happening, 7 to 8 players grabbed him and threw him up in the air. “Yeah!” The players caught him as he lands and then threw him up in the air again. “Yeah!” this continued for 5 to 6 times. Before Dong Xuebing got back on his feet, he noticed his boots were lost!

Dong Xuebing was overjoyed when he saw his teammates so happy. He finally got the revenge for Deputy Branch Bureau Chief Xu and Zhuang Zhi!

“Let him down!” Xu Yan walked quickly towards them. “Xiao Dong has just been discharged from the hospital and is not fully recovered!”

The players remembered this and quickly put down Dong Xuebing. They were even more impressed with Dong Xuebing. That’s right. Xiao Dong got injured when he ran into the burning office to retrieve documents. But before he recovered from his injuries, he managed to save a penalty kick and scored the winning goal in the last few seconds of today’s match.

No wonder his nickname was “firefighter!”

He really deserves this nickname! Whenever there are difficulties, he will be there to save the day!

Dong Xuebing stood at attention in front of the two approaching leaders. “Chief Xu, Director Li!”

Li Qing had a wide grin on his face: “You did not disappoint everyone of us! Good! Good!”

Xu Yan did not say anything, but from her eyes, everyone could tell that she was overjoyed.

The other side of the field, the Eastern District players were looking down in despair. Deputy District Political Commissar Xu faced was red with anger. She pointed to the midfielder who gave away that goal and scolded. “What the hell are you doing? There are only seconds away from the end of the match, and you make this stupid mistake? What did I say before the match? Ah? Are eyes behind your head? No? Then why did you kick the ball back? Why didn’t you check if the coast is clear before you pass the ball? You all! What are the rest of you doing? Don’t you understand what is one on one marking? Did you all mark him?”

The midfielder and the rest of the players bowed their head. There was no way to retort. They were also frustrated by the score. It was almost the end of the match, and a reserve goalkeeper scored the winning goal? This sounded like a joke. But this was the truth, and it was still a beautiful goal!

Political Commissar Xu was still not satisfied. She continued scolding her players.

Xu Yan looked over at the other team. She felt relieved. She had finally vented the frustrations she kept in her heart for years.

“All of you have done well. Go back and have a good rest. Work is as usual tomorrow!” Xu Yan said. As she turned and walked past Dong Xuebing, she said softly: “Thank you……”

But Xu Yan was too soft, and Dong Xuebing did not hear it. “Ah? What did you say?”

Xu Yan’s expression returned to her usual no-nonsense, serious expression. She patted Dong Xuebing’s shoulders and walked out of the stadium with Li Qing. Behind them, the players and supporters crowded around Dong Xuebing.

Only Guo Shunjie stood away from Dong Xuebing. He was looking terrible. He also wishes for his team to win, but he did not want Dong Xuebing to score the goal. If it was like this, he rather lost the match. Seeing Dong Xuebing was the center of attraction, he was pissed! Why was this guy so lucky? This happens every time. When will his good luck end?

After today, Dong Xuebing’s nickname “Firefighter” spread to every office in the Western District Branch Bureau!

Chapter 61 – Xu Yan Strategy, Success!

The next day.

“Xuebing, you are here?”

“Xiao Dong, you did well yesterday.”

“Oh, it’s the firefighter. Hahaha.”

Dong Xuebing arrived at his workplace as usual. But today was different. The biggest difference was many colleagues from other departments went up to him to greet him. Some of them were his teammates who had played in the last two matches, and some were strangers. Everyone smiled and greeted him.

Dong Xuebing replied them politely. He felt he had successfully integrated with everyone in the bureau.

Dong Xuebing arrived at the General Affairs Office. “Good morning, everyone. Zhuang Zhi, how’s your leg?”

Zhuang Zhi nodded. “I feel better this morning.”

“His body is so big. How can his injury be serious?” Tan Limei laughed and looked at Dong Xuebing. “Bing Zhi, I told my mother how you scored the goal in the last few seconds of the match. Guess what. My mum does not believe me. She insists I am telling lies. She even said that if you are so good at football, why are you still a civil servant? You would be a professional player!”

Dong Xuebing laughed. His goal was to be a top official. A football player is nothing compared to a senior government official.

The other side of the office, Changjuan with her signature seductive smile, showed a crayon painting to Dong Xuebing. It was a picture of a man and a football. “My son drew this. He said he wanted to be a footballer when he grows up. Hehe…… Xiao Dong, when my son is older, you must teach him how to play football.”

Dong Xuebing replied: “Sister Chang, I am an average player myself. If you don’t mind me teaching, I’m fine with it.”

Changjuan laughed: “Look, he is modest.”

The office door opened. Guo Shunjie entered the office and saw Dong Xuebing and the rest chatting. He frowned and asked: “Where is Guo Panwei? Why is he not in the office?”

Dong Xuebing cursed in his heart. You are not our leader, and what has it got to do with you when one of us is late?

Changjuan looked at her watch. “I don’t know. Maybe he is caught in a jam.”

“He should leave for work earlier to avoid the traffic! It is working hours now!”

When Guo Shunjie finished, there were footsteps outside, and Guo Panwei arrived at work. He glanced at Guo Shunjie and sneered. “Even if I am late, you are in no position to reprimand me. Furthermore, you also just arrived yourself.”

Guo Shunjie ignored his remarks. He thought to himself. I shall see if you can continue to be so arrogant after next week’s Branch Bureau’s Party Committee meeting! Fight with me for the position of Deputy Chief? You are only overestimating yourself!

The remaining time in the office, both of them tried to outdo each other!

It seems like no one knows that Dong Xuebing was nominated for the position of Deputy Chief yet.

Dong Xuebing thought to himself if Bureau Chief Yan had forgotten about him. But after thinking for a while, he concluded. It should be the higher-ups that knew about his nomination, and they should feel that it was impossible for a newcomer to be promoted. The nomination was only to make up the numbers. That’s why District Political Commissar Zhou and Director Pang did not tell Guo Shunjie and Guo Panwei about his nomination. He was someone who cannot even qualify as their rivals.

Dong Xuebing was feeling frustrated. The meeting was next week, and he cannot wait any longer. If not, Guo Shunjie will be promoted, and he will be taking revenge on him! What should he do? Ask Xu Yan for help? What if Xu Yan refuses to help him? He also cannot tell Xu Yan what he wants directly. Furthermore, he had just gotten closer to Xu Yan, and the next day, he goes and asks her for favors? What will she think? But if he did not ask for Xu Yan for help, how would she know that he wants to be the Deputy Chief?

Dilemma. This was a dilemma!

Dong Xuebing was just a newbie civil servant, and all these were new to him. He still does not have the experience and doesn’t know what to do. He wanted to ask someone for advice. But he cannot ask Tan Limei. She is too junior. Changjuan and Old Yan were experienced, but they were not close. He can’t ask them.

Dong Xuebing ponder at his desk for over an hour. He could not think of a solution.

Ring, ring, ring. The General Affairs Office phone rang.

Tan Limei answered the phone politely and hang up after a while. She turned to Dong Xuebing: “Bing Zhi, Chief Xu wants to bring the keys for Political Section Old Shen’s room to her.”

Dong Xuebing’s heart skipped a beat: “Where are the keys?”

“Wait a minute. I will look for it.” Tan Limei took her keys and opened a cabinet by the wall. She looked into the second drawer and took out a brown envelope. She passed the envelope to Dong Xuebing. There were at least two to three brunches of keys in it.

On the way upstairs, Dong Xuebing tried to organize his words. He wanted to make himself sounds better.

Knock, knock. Dong Xuebing knocked on Deputy Bureau Chief Xu’s office.

“Enter!” Dong Xuebing entered the office and saw Xu Yan in a black suit sipping on a cup of tea. She was sitting in front of her monitor, looking at some reports.

Dong Xuebing handed over the envelope with both hands. “Chief Xu, this are the keys you wanted.”

Xu Yan nodded and pointed to her desk, signaling to Dong Xuebing to leave the envelope there. “You had run a lot yesterday. How are your injuries?”

Dong Xuebing replied. “Thank you for asking. I am fine.” Should I ask her? Tomorrow is Saturday. If I don’t ask now, I will not have the chance to ask again. “…… Chief Xu, I……” Dong Xuebing saw Xu Yan looked at him and he immediately change his words. “Errr…. Chief Liu from the Finance Department is still on leave. The gifts given out for the National Day holidays are still in our office. Should we bring it over to the Finance Department first?”

Damn! What was I saying? Stupid!

“No need. Just leave it in your office first.”

“Yes.” Dong Xuebing sighed in his heart. “I will leave now.”

“Ok.” Xu Yan suddenly remembered something as Dong Xuebing was about to leave. “Oh, I heard from your Director Li Qing that other than Guo Shunjie and Guo Panwei, you are also one of the nominees for the position of Deputy Chief?”

Dong Xuebing was surprised.

But before he could answer, Xu Yan waved him off. “Go back to work. I will try to help you. But no promises.”

Ah?

Dong Xuebing had been waiting for Xu Yan to say this!

He immediately thanked her!

Hahaha!

Dong Xuebing had gotten Xu Yan’s crucial vote!

Chapter 62 – Deputy Branch Bureau Chiefs!

Noon.

Branch Bureau’s cafeteria.

The lunch in the cafeteria was stir fry garlic pork and Scrambled eggs with chives. The air was filled with the cooking smell and was slightly choking. After getting a bowl of rice, Dong Xuebing sat down with Tan Limei and Zhuang Zhi at a table near to the window. The most crucial Xu Yan’s vote was settled. But it was too early to be happy. If no one else other than Deputy Chief Xu helps him, he will also not be able to compete with Guo Shunjie and Guo Panwei.

The first step was a success. Who should I target next?

There were 4 more days to the meeting. Dong Xuebing must make full use of the remaining time to gather enough votes.

After lunch, they got back to the office. Dong Xuebing analyze the situation. He has two targets in mind. One of them was lowly educated Deputy Bureau Chief Zhong. He was also one of the party committee members and was newly transferred to this branch. It seems that he still has not joined any factions in the bureau and was considered a “neutral” person. Dong Xuebing had heard Chief Yang Yizhong had been objective and never take sides during the past committee meetings. The other was Deputy Bureau, Chief Liu Hua. His connection was with the Ministry of State Security. He was only transferred to this branch temporarily. There were rumors that he will be transferred back in a few months. He is slightly younger and low profile. He had also not raised any objections to any decisions during the committee meetings. He was almost invisible during the meetings.

Yes. It’s the both of them!

Dong Xuebing acted immediately. He pulled out his keyboard and start typing. He was writing the speech for Deputy Chief Yang for his next meeting. 3.05 pm. A simple and straight forward draft was completed. Dong Xuebing checked if there were any difficult characters in the draft before printing. He took the printout and went upstairs.

“Didn’t I ask Xiao Wang to go? Why are you going to?”

“Chief Yang, I……”

“Get Xiao Wang here immediately! What the hell are you all doing?”

Deputy Branch Bureau Chief Yang’s scolding could be heard along the corridor. Dong Xuebing was not surprised and waited from a distance. He waited until a sullen staff member leaves the office. Dong Xuebing straightened his collar and knocked on the door. “Chief Yang, the draft for your speech is ready.”

“Oh, it’s Xiao Dong.” Yang Yizhong attitude towards Dong Xuebing was much better. “I need the script for my speech next month. There is no hurry.”

Dong Xuebing pushed the draft forward lightly. “Errr…… I am afraid that the draft is not good enough and wanted to let you vet through it first. If you spot any mistakes, I will be able to amend it.”

“The previous speech you wrote was perfect. Fine. Let me take a look.” Yang Yizhong took out the few copies of A4 paper and scanned through it. “Hmmm…… hmmm…… Not bad.” After a while, he nodded and kept the draft in his drawer. “This is good enough. There is no need to amend anything. I will use this as my speech.”

Dong Xuebing immediately said: “Then is there any other documents or information you need?”

Yang Yizhong thought for a while. “Organise and bring me the meeting minute for the no. 3 meeting room. I need all the minutes from the second half of the year.”

“Yes, sir. I will bring it to you before the end of the day.”

Yang Yizhong laughed. “There is no hurry. Take your time. Oh, your General Affairs Office has two guys with the surname Guo……. I can’t remember their names.”

Dong Xuebing replied: “Are you referring to Guo Panwei and Guo Shunjie?”

“That’s right. Those two guys.” Yang Yizhong frowned. “This morning, I called your General Affairs Office to ask for some health promotion data. One person is enough to send this data to me. But why after the first person left, another person delivered the same documents to me again? Both of them still tried to hang around in my office. What kind of efficiency is this? They are just wasting my time! You go back and tell them not to come over to my office again. You will be the one who will deliver documents or anything to me!”

Hahahaha! Serve them, right! Dong Xuebing almost burst out laughing. “Yes, Sir.”

Guo Panwei and Guo Shunjie should not have told each other that they will bring the documents to Yang Yizhong. Both of them were eager to show their faces to the leaders and caused this misunderstanding. There were only 3 candidates for the position of Deputy Chief. If Yang Yizhong was unhappy with the both of them, then he will surely support Dong Xuebing! After all, Yang Yizhong was pleased with his work performance after he accidentally found out Yang Yizhong had low education levels. Dong Xuebing had used back that time, and Yang Yizhong did not even know Dong Xuebing knew his secret.

There should be no problem with Yang Yizhong’s vote.

2 votes in hand!

The day ended.

Dong Xuebing packed up his things and prepared to go home. From his office window, he saw Deputy Chief Liu Hua. He was about 35 or 36 years old and had a crewcut. He held his briefcase and walked slowly. He was the first person to finish work.

“Chief Liu, are you going back?” Yang Yizhong shouted. “Want to have dinner together?”

Liu Hua turned and saw Yang Yizhong walking out of the grey building. He smiled: “Some other time. I have plans tonight.”

Yang Yizhong was not surprised. They exchanged a few words and walked out of the compound.

In the office, after most people had left, Tan Limei laughed and said: “Chief Liu is still so low profile.”

Zhuang Zhi asked: “How is he low profile?”

The two Guos had left, and Tan Limei spoke without hesitation. “Are you stupid? Since the day Chief Liu was transferred to the branch 1 year ago, have you ever seen him having a meal with anyone? Have you seen Chief Liu having personal conversations with any other leaders? Every morning, after Chief Liu arrives at work, he will remain inside his office until it was time to go home. He seldom leaves his office. He doesn’t even take his lunch in the cafeteria.”

Dong Xuebing was listening by the side.

“Also, Chief Liu had never said anything during the Branch Bureau Chiefs and Party Committee meetings. Whenever there was a redeployment of manpower and the Deputies needed to vote and express their views, he will just give an abstention vote. Even when he was pointed out by Chief Yan, he would just give some excuses. He was just here to pass his time and did not want to get involved in anything else.” Tan Limei thought for a while and said: “He is also not approachable like our Bureau Chief Yan. During festivals, he will not accept any gifts. Not even a pen or a book.”

Dong Xuebing was surprised. “Really?”

It was normal in government agencies for cigarettes and liquor to be given as gifts during festivals, and it was weird to see anyone rejecting gifts.

Tan Limei turned to Dong Xuebing angrily. “Yes! When I was new here, I brought a carton of cigarettes to Chief Liu’s house as gifts during Chinese New Year. But Chief Liu doesn’t even open his door for me to enter. He just told me to leave with my gifts and shut his door. I was so embarrassed then. Sigh…… Let’s not talk about that.”

Dong Xuebing nodded and pestered Tan Limei to tell him Chief Liu’s address. After he got the address, he returned home.

Dong Xuebing knew that Liu Hua was unapproachable, but he cannot afford to miss this opportunity.

No matter what, Dong Xuebing must pay a visit to Liu Hua this evening.

Chapter 63 – The thing Liu Hua wants badly!

Evening.

Dong Xuebing carried a big bag of cosmetics out of Grand Pacific Mall and took a bus to a housing estate in the Western District. Dong Xuebing knew that if he were to show up unexpectedly empty-handed, it would not look nice on him. This was why he needs to get some gifts along the way. Since Liu Hua does not accept cigarettes and alcohol, then he can only give Liu Hua’s wife some cosmetics. He hopes he will not be rejected.

The housing estate was not big and have approximately 7 to 8 buildings.

This was not the housing assigned to the families of the State Security agency, and there was no need to register before entering the estate. There was only a security guard standing outside, collecting parking fees.

Dong Xuebing used his hand to tidy his hair and was about to enter the estate. But as he was about to enter, he saw a familiar figure from the corner of his eyes. It was Guo Shunjie. He was walking out of the housing estate carrying a bag of apples, and he looks gloomy. Dong Xuebing knew that he should be here to visit Liu Hua.

Dong Xuebing quickly steps away from the entrance and hide behind a tree.

Guo Shunjie was in a bad mood. As an old-timer in the General Affairs Office, he knew that Liu Hua does not accept gifts. Liu Hua did not even take his apples and asked him to leave. Huh? Could it be that Liu Hua saw the envelope with 10,000 RMB under the apples?

Guo Shunjie was pissed, but he got over it after a while. If Liu Hua did not entertain him, then Liu Hua will also not side with Guo Panwei. This will do it. As long as Liu Hua continues to be the ‘abstention vote’ of the committee meetings, then Guo Panwei will not be able to win him. He will be the next Deputy Chief of the General Affairs Office!

Dong Xuebing walked out from behind the tree as Guo Shunjie disappeared from a distance. He hesitated for a moment, but still walk into the estate.

Unit 1, level 5.

Dong Xuebing took a deep breath and pressed the doorbell of unit 501.

Ding Dong, Ding Dong. The door opened, and Liu Hua asked: “Who are you looking for?”

Dong Xuebing was nervous and immediately say: “Chief Liu, you might not know who I am I am Dong Xuebing from the General Affairs Department. I had wanted to pay you a visit during the October holidays, but Director Li’s office caught fire and I was injured and hospitalized.” Dong Xuebing mentioned his credit for saving the precious documents from Li Qing’s office. He wanted to see if Liu Hua knows about him.

Liu Hua looked at Dong Xuebing blankly and nodded.

Seeing Liu Hua not saying a word, Dong Xuebing smiled embarrassedly and lifted the shopping bag he was carrying. “This is for aunty. It is not anything costly. Please accept it.” Dong Xuebing opened the shopping bag to show him. Although from Liu Hua’s age, his wife should be at least 10 years older than Dong Xuebing. But Liu Hua was a leader, and it was not wrong to address his wife as aunty.

Liu Hua frowned and replied. “Thanks for the gift, but please take it back.”

Dong Xuebing was not giving up so easily. “Chief Liu, I……”

“Take it away.” Liu Hua pushed Dong Xuebing’s hands away impatiently.

Dong Xuebing sighed in his heart. Seem like it will not be an easy task to pull Liu Hua over to his side. Sighed…… I am too naïve to think that giving some gifts to Liu Hua’s wife will let me get closer to him. It was not so simple to get his favors. He did not even let me into his house.

Sighed…… What should I do now?

Dong Xuebing knew that it was impossible for Liu Hua to not have any desires. Everyone will wish to have something they wanted. If only he knew what Liu Hua wants……

For example, Yang Yizhong wanted status and does not want others to know that he did not know a lot of Chinese characters. This was why Dong Xuebing was able to write his speech and let Yang Yizhong have a favorable impression of him.

For example, Zhou Changchun. He likes to play shares and wants to be respected. When Dong Xuebing helped him to play stocks and gave him respect after he retires, Dong Xuebing was nominated by him to take over his position. Li Qing needs to escape the responsibility of his office fire incident. This was why he had a favorable impression of Dong Xuebing when Dong Xuebing helped him to retrieve the important documents from the fire. Xu Yan wants to win over her rival. So, when Dong Xuebing helped her win the soccer match, she trusted him.

But…… What does Liu Hua want?

What should I do to know what he wants badly?

Ring, ring, ring. Liu Hua’s phone, in his pocket, rang.

Liu Hua looked at the caller display and answered: “Hello? Brother-in-law? Oh…… I am at home… Really? Is dad the one who says this or is it mom? Ok…… Which day? Fine… Ok… Yes…” He held his phone with one hand and took out a small notebook with the other from his pocket. He wrote something in his notebook and said: “Ok. I have jolted it down. I still have something to do now. Bye.”

Dong Xuebing stared at the notebook in a daze.

People will forget things when they were busy. Many leaders have the habit of taking notes to prevent forgetting their task. These notebooks were essential to them. It was like their personal diary and will typically not let others see its contents.

Will Liu Hua records what he really wanted in that notebook?

Possible! If Liu Hua likes to play shares, then he will definitely record the share prices and codes in that notebook. If Liu Hua has something that is troubling him, it might not be recorded in the notebook. But from the tone and things he recorded, one should be able to guess it. If Dong Xuebing was able to know what Liu Hua needed, then he will know what to do.

After hanging up the phone, Liu Hua looked at Dong Xuebing. “Is there anything else?”

It was almost impossible for others to look into their leaders’ privacy.

But for Dong Xuebing, this was not a problem.

Dong Xuebing immediately snatched the notebook from Liu Hua’s hand!

Liu Hua was shocked and shouted: “What are you doing?!”

Dong Xuebing ignored him and start to flip that notebook.

“How come the General Affairs Office have such people? Fine! I will remember you!” Liu Hua did not try to take back his notebook and start to make a phone call. “Hello, is this Chief Xu? Is there someone by the name of Dong Xuebing in your department? You should see what he is doing now! He snatched my notebook without my permission……”

Dong Xuebing closed the notebook and shouted: “BACK!”

……

The scenes changed!

“Ok. I have jolted it down. I still have something to do now. Bye.”

Liu Hua kept his phone and asked: “Is there anything else?”

Dong Xuebing replied politely: “Sorry to disturb you today.”

After leaving the estate, Dong Xuebing recalled what was written in the notebook.

There was nothing important written on the last page. Liu Hua only wrote dinner on the 15th at Wangfu Restaurant, needs to buy beansprout and spinach after work. Meeting at 2 pm, etc. Dong Xuebing remembered a critical word on the second last page of the notebook. Lion Head!

15 pages from the last page: These few years I had let Tian Tian suffered. I must treat her better in the future.

10 pages from the last page: Tian Tian had searched all over Beijing, and no one was willing to sell. She really wanted the Lion Head. 4 sixes Lion Head.

8 pages from the last page: Buy Lion Head for Tian Tian.

7 pages from the last page: Buy a Lion Head for next month’s wedding anniversary. 46.

5 pages from the last page: There are only 10 days left. Must get a 46 Lion Head!

The second line of the page, 3 pages from the last page: Today I must go there again! I don’t believe that I cannot find it!

The first line of the page, 2 pages from the last: There is no more time. First thing after work. Lion Head!

Tian Tian should be Liu Hua’s wife, and Liu Hua should be searching for a wedding anniversary gift for his wife. But Dong Xuebing was confused. Lion Head? What the hell was that? Wasn’t Lion Head a dish’s name? Aunt Xuan had just cooked this dish a few days ago. It was just minced meat made into a meatball and cooked with cabbage. What’s so difficult about making this Lion Head? Dong Xuebing also know how to cook this dish. What’s 46? 4 sixes? Damn! There was no way for a table full of people to finish 46 Lion Head. Also, who will give their partners food on their wedding anniversary?

It should not be that Lion Head dish!

Dong Xuebing was deep in thoughts, thinking what this Lion Head means.

Suddenly, Dong Xuebing stopped in the middle of the pavement and slapped his forehead!

Dong Xuebing ah, Dong Xuebing…… you had worked part-time at the antique market for so many years! Are you dumb? You don’t even know what a Lion Head is?

Dong Xuebing finally figure out what Liu Hua wanted!

Beijing people like to collect walnuts, and Lion Head was the most expensive category of walnut. The 4 sixes written in the notebook did not mean forty-six or 6666. It was a jargon in the walnut collectors’ community. It stands for 4.6 cm in length.

This means that Liu Hua wanted to find a pair of 4.6 cm Lion Head walnuts as a gift to his wife on his wedding anniversary!

Dong Xuebing should be happy to figure this out. But he was frowning and troubled.

Lion Head was the top tier collector’s item in the Walnut collection. It was in the same category as the Tiger Head and Scholar Hat, but it was more valuable. A pair of 40mm Lion Head was already scarce. 44mm and 45mm Lion Head were even harder to find, and it cost more than 10,000 RMB for a pair!

Liu Hua wanted 46mm Lion Head?!

46 and 45 were entirely different. You might not even find one 46 mm walnut in two walnut trees, let alone a pair. It was too difficult!

Even if someone owns a pair of this 46 Lion Head, they will also not sell it!

Damn! Where can I find a pair of 46mm Lion Head?

Chapter 64 – Walnut gambling!

The next day.

Morning.

Dong Xuebing was still dreaming. In his dreams, he was in the middle of a field, and he could smell the scent of flowers. But suddenly, there was a storm and the whole world was flooded and he was drowning in flood. He could not breathe and was struggling to swim…… Then, he woke up and saw Qu Yunxuan’s face in front of him. She was pinching Dong Xuebing’s nose and smiling. “What did you dream? Why are you grinning like a fool?” Both of them grew closer over the past few weeks and had exchanged keys to their home. This was why Dong Xuebing was not surprised to see Qu Yunxuan in his room.

Dong Xuebing rubbed his nose. “I thought I had drowned when I couldn’t breathe.”

Qu Yunxuan laughed and knocked his head. “Breakfast is ready.”

After she left, Dong Xuebing got dressed and saw that shopping bag of cosmetics. He remembered that the gifts he prepared for Liu Hua’s wife were still with him. He rubbed his nose and thought for a while, before bringing the bag out to the living room. He looked at Qu Yunxuan, who was bent over wiping the windowsills: “Eh, you don’t need to do this. I will wipe it later. Aunt Xuan, can you come over for a minute? Do you need these cosmetics?”

Qu Yunxuan was surprised. “Why are you buying things for me again?”

Dong Xuebing did not lie: “Actually, I had bought these for my leader’s wife. But he did not accept my gifts.”

Qu Yunxuan looked at him, “Really?”

“I don’t dare to lie to you. It’s the truth.” Dong Xuebing passed the bag over.

Qu Yunxuan stared at him and look into the shopping bag. “L’Oreal? Elizabeth Arden? These are expensive stuff.” Qu Yunxuan laughed. “You really know about cosmetics. All these are the stuff I can use. I was still thinking of buying cosmetics next week. Fine. I will accept these.”

“Ok. Let’s have breakfast.”

“I have just eaten, and I need to go to the New agency. You go ahead.”

“Today is Saturday. Are you working overtime again?”

“Yes. If I can clinch these 2 deals today, I will be able to get high commission. I will buy some nice clothing for you if I get it.” Qu Yunxuan finished up cleaning the windows and grab her handbag from the sofa. “Ok, I am off to work. I might be having dinner with my clients this evening and will be late.”

Dong Xuebing knew that Qu Yunxuan was working hard to save up enough to set up her own business. But it was not easy to save 1 million RMB. Dong Xuebing was worried that she would tire herself out before she reaches her goal. He decided to think of ways to earn some money after this Deputy Chief selection was over.

9 am. Dong Xuebing went to the bank to withdraw 20,000 RMB and took a bus to Panjiayuan.

Although he was not confident of finding the 46 mm Lion Head, he still wanted to try.

Panjiayuan, Beijing Antique Market.

This market was located at the southeast of Beijing’s 3rd Ring Road. It was China’s biggest antique market, and all sorts of antiques could be found there. There were more than 3,000 stalls there and were set up by people from all the various provinces in China. Other than the food products, there were all sorts of goods. It was like a museum and had attracted tourists from all over the world. It was the playground for antique collectors.

The morning was the busiest time for this antique market. Today was a Saturday, and the crowd was more significant than other days.

Dong Xuebing looked around the market and head towards the west. He entered a shop specializing in selling collectible Walnuts and walnuts craving. He had worked in a porcelain shop nearby and knew where the walnuts shops were located. “Boss, do you have Lion Heads?”

The man in the shop replied. “Yes, what type do you want?”

“46.”

“Huh?” The shop owner shook his head. “I do not have those.”

“I don’t mind about the colors or have slight defects, as long as it is 46.”

The shop owner shook his head. “46 is too rare. It is too difficult to find a single piece, let alone a pair. If I have a pair of 46, I will also not sell it. I will keep it for my own collection.”

Dong Xuebing sighed and left the shop for the next shop.

“Boss, do you have 46 Lion Head?”

“Oh, the biggest pair I have here is 44 Tiger. Do you want to see it?”

“Nevermind. Thanks.”

Dong Xuebing went to 4 shops and could not even find a single 46 Lion Head!

Dong Xuebing sighed and said to himself. “I knew it. If it can be found so easily, Liu Hua would have bought it a long time ago.”

When Dong Xuebing was about to return home, he heard someone shouting.

“Come and see. Chicken Heart, 200 RMB a pair. Lion Head from Panshan, 400 RMB for a pair.”

There was a big crowd around a walnut stall not far away.

Dong Xuebing squeezed his way through the crowd to the front. This stall was not selling the finished walnut products. It was selling the green walnut fruits. There were a few baskets of walnut fruits on the floor, and 5 to 6 hands were choosing the fruits. The business was bustling. The secretion from the walnut fruit will turn black after it was exposed to air. The stall owner’s hands were like coal miners. He used a small knife to cut the skin of the walnut fruit and shouts to attract customers.

Dong Xuebing was familiar with this.

This was walnut gambling.

These walnut fruits were plucked from the trees before they were ripe. The species of walnut from this region, Shilihe, were mainly Scholar Hats, Chicken Hearts, Tiger Head, and the top-grade Lion Head. There was no way to tell how the seeds look like from the exterior of the walnut fruit. This was why it was called Walnut gambling. It was all based on luck. This type of gambling started a few years ago, and it was very popular in Beijing.

Tiger Head walnut season started earlier, and the fruits will not be available by the end of the month. The walnut fruits now were mainly Lion Head.

Walnut gambling?!

Dong Xuebing was deep in thoughts. Although these fruits sold by this seller were not high-grade fruits, there should be exceptional. While working part-time in the past, he had seen an old man opened up two walnut fruits, and it formed a pair of 44mm Tiger Head. Since 46mm Lion Head could not be found in any of the shops here, should I try my luck in Walnut gambling? What if 46mm Lion Head could really be found in this basket of fruits?

No. This should not be luck. There were so many walnut fruits in Panjiayuan, and there should be at least a pair of 46mm Lion Head.

But how should I get it?

From the exterior of the fruits, there was no way to see the size of the seed inside……

Chapter 65 – It appeared! 46mm!

Dong Xuebing stood in front of the walnut stall silently.

The stall owner was still shouting to attract customers: “This year’s big Chicken Hearts are good. Come and try your luck!”

Someone in the crowd picked a pair of walnut fruits over: “I want this pair.”

“Ok!” The wife of the stall owner took 200 RMB from that person and threw it into a plastic basket. She took out a small knife and start to cut away the flesh of the green color fruits. Soon, the flesh and skin of the fruit were cut away, and she washes the seed in a pail of clear water and starts to scrub away the remaining flesh with a plastic brush. After cleaning the seed, she took out a ruler and measure the seed. She said loudly. “The seed has some dark spots, and one of them is 37, and the other is 39. It’s not a pair.” This size was average, and the seeds must be at least 42mm to worth something. The dark spot on the fruit was considered blemish, and even if the seed was big, but dark spots will lower the value.

After hearing these, that buyer turned and walk away.

Soon, another person bought a pair of Lion Head fruits, and the seeds were 39 mm and 41mm. These were not good too.

After that, someone opened a pair of 36mm and 38mm seeds.

The next person got 40mm and 39mm. This was considered a pair.

After standing there for a while, Dong Xuebing gave up the idea of trying his luck. So many people had bought these fruits, and there was not even one that is more than 42mm. The chances of a 46mm appearing were even slimmer. He knew that even if lady luck was on his side, it was also near to impossible.

But Dong Xuebing was not willing to give up.

10 minutes……

30 minutes……

1 hour……

Dong Xuebing stood in front of the stall for almost 2 hours. The walnut fruits were getting lesser and lesser.

There were at least 100 Lion Head walnut fruits, and now, there were less than 30 remainings. One basket of Chicken Heart walnut fruits was sold in less than 2 hours. The stall owner brought a new basket from the back of the stall. The business was bustling for the stall owner. But Dong Xuebing still have not seen any Lion Head that was more than 44mm. The biggest that appeared was 43.8mm. But after the seeds were dried, it will shrink slightly, and the finished product should be at most 43mm.

These were too small!

All the seeds were too small!

At noon, Dong Xuebing went to KFC to have his lunch before returning back to the stall.

10……

20……

50……

At 4pm, Dong Xuebing was exhausted. Not only his eyes were blurry, but his legs were also numbed.

At this time, there were lesser people, and the stall owner’s wife looked at Dong Xuebing and asked with a northeast accent. “Young man, do you want to try your luck?” She had noticed Dong Xuebing standing there since morning. He was standing there for almost 8 hours and did not even buy one fruit.

Dong Xuebing thought for a while and shook his head.

There was one person who won a 44.7mm seed. But it was a far cry from Dong Xuebing’s target of 46mm.

Sighed…… the chances were too slim. Time to leave?

It was getting late, and Dong Xuebing decided to watch the last pair of fruit cutting before leaving.

“How much for these Lion Head?” A big sized man squats down and examines the fruits.

The stall owner replied: “Normal Panshan Lion Head is 400 RMB a pair. The bigger fruits are more expensive. There are 600 and 1,000 RMB types.”

There were not many Lion Head fruits remaining in the basket. The man scrutinized the fruits carefully. After a while, he picked two yellowish and brownish fruits from the left of the basket and threw it to the stall owner. “I will buy these two. Open it!” The fruits were yellowish was because it had been plucked from the tree for some time. Even if the fruits were kept refrigerated, it will also not last long. But it will not affect the quality of the seeds.

“These two are bigger, and they cost 800 RMB.”

The man took out his money and paid the stall owner. “Open it!”

“Ok.” The stall owner held the fruit with his black colored hand and start to slice open the fruit.

The first Lion Head seed appeared in front of everybody. 43.3mm. It was considered slightly above average.

That man was satisfied and nodded. “Carry on! See if it is a pair!”

The stall owner starts to slice the other fruit.

First cut……

Second cut……

Third cut……

“Eh! Look! That seed……”

“Wow! It’s big!” The crowd starts to stir.

Dong Xuebing was also stunned. He stared at the half-open fruit. Although he did not measure the seed with a ruler, he knew that the seed in this fruit was very big!

The stall owner was also surprised. He did not continue cutting the fruit and took a ruler to measure the diameter. He was shocked, and he looked at his wife. “It is nearly 47mm. 46.8!”

Dong Xuebing was excited. What? 46.8mm? Even if the seed were dried, it would also be 46mm!

Damn! Isn’t this the Lion Head I was looking for? It really appeared!

“Hi, excuse me.” Dong Xuebing was worried that someone else would make an offer. He immediately asked that man. “Are you willing to sell this 46 Lion Head? Name a price.”

That man laughed. “I am not selling it! I want to keep it for my own collection!”

Dong Xuebing anxiously said. “This is also not a pair. It is also not worth collecting. Can you……”

“I told you I am not selling!” That man waved Dong Xuebing away and told the stall owner: “Hurry up and open it!”

What should I do? What should I do now?

Dong Xuebing was panicking. He had finally found what he was waiting for. If he missed this opportunity……

Oh! Damn! I even forgot about it!

BACK!!!

……

Dong Xuebing felt slight giddiness, and the scenes around him changed!

“How much for these Lion Head?”

The stall owner replied: “Normal Panshan Lion Head is 400 RMB a pair. The bigger fruits are more expensive. There are 600 and 1,000 RMB types.”

The big sized man extended his arm to pick those two big yellowish fruits on the left of the basket!

Dong Xuebing immediately leaned forward and grabbed those two yellowish fruits. “I want this pair! Boss! Help me cut it!” Dong Xuebing had noticed the yellowish and slightly rotten fruits from earlier. He was sure that the ones in his hands were the same as earlier.

That man frowned and look at Dong Xuebing. He thought to himself. “What’s the hurry?” He moved aside and looked at the fruits on the right of the basket.

The stall owner looked at the fruits in Dong Xuebing’s hand. “800 RMB.”

Dong Xuebing immediately paid him. His heart was beating very fast.

Please, don’t let the seeds have blemishes! The seeds must not be damaged by insects…… Please!

The stall owner had started to cut away the flesh of the first fruit.

First cut……

Second cut……

Third cut……

Soon, the crowd stirred. A Lion Head had appeared!

There were no blemishes and no dark spots!

46.8mm!!!

The big sized man grumbled under him breath. Damn!

The stall owner and his wife were shocked by this young man. This young man had been standing there from the morning and did not even buy a single fruit. The moment he buys, a 46mm appeared! He could spot the difference between the walnut fruits?! Impossible! The stall owner had been selling walnut fruits for years and could not tell the difference from the exterior!

Dong Xuebing took a deep breath as he held the big Lion Head in his hand.

Hahaha! Finally!

Dong Xuebing had finally gotten 1 46mm Lion Head!

Chapter 66 – One more appeared!

Sunday morning.

Shilihe Pet Market.

This place was just a Subway stop away from Panjiayuen. Although there were not many antiques sold here like Panjiayuen, there were lots of stalls selling birds, fishes, and walnuts.

Dong Xuebing strolled along the market and visited almost every stall selling walnuts. Then, he stood beside a makeshift booth and watch people gamble walnut fruits. He had already gotten a 46mm Lion Head and was confident that he would be able to “snatch” another 46 mm Lion Head from someone else with his ability. Now, he only lacks one more 46 mm Lion Head. He wanted to repeat what he did yesterday.

Please appear! Hurry up and appear!

One hour……

Two hours……

It was almost noon, and there was not even a 45mm Lion Head.

After lunch, Dong Xuebing was anxious. He went to another stall and stood there and wait. Why didn’t any 46mm Lion Head appear? Tomorrow will be on Monday. This month’s committee meeting will undoubtedly be held on either Monday or Tuesday. If I can’t find the second 46mm Lion Head, then I will not be able to get a pair. It will not be in time for tomorrow’s meeting!

10 minutes…… 20 minutes…… Soon, half an hour passed.

Just when Dong Xuebing was about to give up, he heard shouting near to him.

“Wow! 46!”

“That’s really a 446 Lion Head!”

“Hehehe. That’s luck!”

Dong Xuebing was excited and turned towards the direction of the shouting. It was also a walnut stall. But it was a small stall. Without hesitation, Dong Xuebing ran over to the booth and pushed the onlookers aside. “Excuse me! Excuse me! There is the 46 Lion Head? How big is it? Is it more than 46.8mm?”

If the walnut seed were not more than 46.8 or 46.9mm, it would not be 46 mm after it was dried.

The stall owner heard someone asking and replied: “It’s 46.6mm.”

Dong Xuebing frowned. Although it was not as big as the one he got yesterday, but it should be able to meet the minimum requirement to form a pair. He turned and look at the person who bought the fruit. It was a high school student. “Hi, can you let me have a look at your walnut seed?”

That boy was very excited and showed it to Dong Xuebing.

Dong Xuebing examined the Lion Head and then compared it to his from a picture he took from his iPhone this morning. He compared the bottom, middle section, the top, etc. Hmmm……. it was not a perfect pair, but it should be enough.

An onlooker also said: “Can I see it too?”

Dong Xuebing passed the Lion Head back to that boy and asked: “Are you willing to selling it? Name me a price.” Dong Xuebing did not see which fruit this boy picked earlier, and it was useless for him to use BACK. If he uses BACK, he could buy out the whole basket of fruits. But when Dong Xuebing looked at the basket, there were at least a few hundred fruits. If one fruit cost 300 RMB, then it will cost more than 100,000 RMB for the whole basket. He only had 50,000 RMB with him!

That high school student wore branded goods from head to toe. He doesn’t seem to lack money. “Sorry, I do not want to sell.”

Other than Dong Xuebing, someone among the crowd was also interested in that Lion Head. “How about 3,000 RMB?

“I will offer 4,000 RMB! Do you want to sell?”

Dong Xuebing panicked and said: “I will offer 5,000 RMB!” For only a single Lion Head, 5,000 RMB was a high price.

But that boy shook his head. “I am not selling, but……” He paused for a while. “I am looking for a pair of 46mm Chicken Heart. If anyone of you here has it, I am willing to exchange the pair for this Lion Head.”

46mm Chicken Heart?

Although Chicken Heart could not be compared to Lion Head, 46mm Chicken Heart was also rare!

The two men who shouted earlier hesitated. Dong Xuebing gritted his teeth and said: “Wait for me here. I will go and get you a pair!” Dong Xuebing must get this Lion Head at all cost. Furthermore, all the Chicken Hearts above 42mm in the market were all from artificial grafting, and there was an abundance of fruits available. The value of 3 pairs of 46mm Chicken Hearts could not even be compared to 1 Lion Head. This was a good deal!

That high school boy smiled and replied. “Ok. I will wait for you here.”

“I will reserve your Lion Heart!” Someone from the crowd shouted. “Young man don’t sell it to others. I will bring you the Chicken Heart!”

Dong Xuebing panicked. “I am the one who said first!”

The High school boy paused for a while and said: “Errr…… how about I exchange it with the first person who brings the Chicken Heart over?”

“Ok!”

Dong Xuebing immediately ran to a nearby walnut store and asked: “Do you have 46 Chicken Heart?”

The store owner replied: “No. Do you want 44mm Chicken Heart?”

Dong Xuebing left and ran to the next store. “Give me a pair of 46mm Chicken Hearts!”

“Oh,  we do not have 46mm Chicken Hearts.”

After asking 3 stores, Dong Xuebing realized something. Damn, even if I visited all the stores, it will also be useless. If it were available in these stores, that high school boy would have bought it from them and not asked to exchange his 46 Lion Head. I am so stupid! But…… where should I find this Chicken Heart?

Suddenly there was a loud sound of things dropping on the ground behind Dong Xuebing.

Dong Xuebing turned around and saw a young man in his mid-twenties, placing a basket of walnut fruits under a big umbrella. That young man made a few trips into a store and carried out baskets of walnut fruits. Then he started shouting. “Come and see. Green fruits! Big Chicken Heart, Lion Head. All fresh from these two days!” That young man’s store was not specialized in selling walnuts. It was a small store selling pet foods.

Dong Xuebing heard “Big Chicken Heart” and his eyes brighten up.

This store had just opened, and Dong Xuebing was the only person there. That young man looked at Dong Xuebing and asked: “Hi, do you want to buy a pair?”

Dong Xuebing suddenly had an idea. Big Chicken Heart was not like Lion Head. The chance of 45 and 46mm appearing was much higher. Since 46mm Chicken Hearts were not available in stores, why not try his luck at gambling? If Dong Xuebing was lucky, he should get a pair of 46mm Chicken Hearts from dozens of fruits! But this method will be costly!

Fine! That’s what I will do!

To get the position of Deputy Chief, this amount was nothing!

I will take a gamble!

Chapter 67 – Big Chicken Heart becomes Lion Head!

The makeshift walnut fruit stall in front of the pet food store.

That High school boy was still standing at the same spot 30 meters away. People were approaching him and looking at his 46mm Lion Head. They will speak for a while and that High School Boy shook his head. He should be telling them that he did not want to sell this Lion Head. He only wants to exchange it for a pair of Chicken Heart.

Dong Xuebing knew that he could not waste any more time. He moved towards the nearest basket in front of him and asked that young man. “What is this?” Chicken Heart and Lion Head fruits all looked the same. They were all round and green in color. Dong Xuebing could not tell the difference from the exterior of the fruits.

“Oh…… Hang on for a while.” That young man took out some cut Chicken Heart fruits and Lion Head fruits and place it in front of the baskets. “This is……. Errr…… Chicken Heart. 200 RMB for a pair.” That young man pointed to another basket and said: “That basket is Lion Head. Some are 700 RMB for a pair, and the bigger ones are 1,000 RMB a pair.”

Dong Xuebing looked at the green colored fruits in the Chicken Heart basket and picked 4 pairs. “I will take these. Please hurry and cut it open. I only want to see the size of the seed inside. Don’t need to scrub it. You can clean the seed later.” Dong Xuebing said and passed 800 RMB to that young man.

But when the young man started cutting the fruit, Dong Xuebing regretted buying from this stall. That young man was a newbie, and he was too slow. He took a long time to cut away the flesh of the fruit.

Damn! He is damn slow!

Dong Xuebing wanted to hurry him, but something caught his eye.

Dong Xuebing saw a man passing a pair of walnuts to that High School boy. That High School boy looked at the walnuts and nodded. He then gives his 46mm Lion Head to that man and left.

Damn!

Dong Xuebing was pissed. He stood up and walked towards that High School Boy. “You exchanged your Lion Head?”

The High School Boy smiled and showed the pair of walnuts in his hand. “Look, it’s a pair of 46mm Chicken Heart.”

Damn. I wasted my time.

Dong Xuebing was feeling frustrated. He saw the Lion Head was no longer with this High School Boy and there was no point asking him anymore. He turned back to that young man and said: “I’m sorry. Just cut a pair. I don’t want the rest.” Dong Xuebing knew it was pointless to carry on gambling Chicken Heart fruits.

That young man frowned: “Don’t want? You said you wanted 4 pairs and we don’t do refunds here!”

Who asked you to cut the fruits slowly? If you can expose the seed with two cuts and a pair of 46 mm Chicken Hearts appeared, I would be able to exchange that Lion Head! Dong Xuebing was pissed. “The other fruits are still not cut.”

“Even if it is not cut, you also cannot return it to me.” That young man firmly replied. “Are you trying to create trouble?”

Dong Xuebing frowned. He could not be bothered with this young man. “Then hurry up and cut all the fruits.”

That young man continued to cut the fruit open.

1 cut…….

2 cuts……

The flesh of the fruit was slowly cut away, exposing the seed.

Dong Xuebing could not be bothered. It was only a few hundred RMB. He was thinking about where to look for the other 46 Lion Head.

When the seed of the fruit was exposed, that young man, Dong Xuebing and some onlookers were shocked.

The seed was not big. It was about 37mm. But the shape and texture were not Chicken Heart!

It was Lion Head!

An onlooker asked: “Oh, did you make a mistake? This person had bought Chicken Heart.”

Another onlooker said: “The price difference between Chicken Heart and Lion Head is several times!”

That young man’s face changed and shouted to his father who was in the pet food store. “Dad, come out. Did you place the wrong fruits in the basket?” He immediately picked up and cut another fruit picked by Dong Xuebing.

Lion Head!

It was another Lion Head fruit!

That young man’s father ran towards the stall and looked at the fruits closely. After examining the fruits, he roared: “You fool! I had said many times yesterday! That is the basket for Lion Head! Why did not put the Chicken Hearts in there?” They had just started this walnut gambling business, and this was a newbie mistake.

Dong Xuebing laughed to himself. This was unexpected. He looked at the father scolding his son and pointed to the remaining Chicken Heart…… No…… It should be Lion Head fruits. “Shouldn’t you carry on cutting the remaining fruits?”

That young man looked at Dong Xuebing with a long face. “It was a mistake. These are not Chicken Heart. Your 800 RMB can only open a pair.”

Dong Xuebing raised his brows: “I had paid for 4 pairs earlier.”

“What? Are you trying to take advantage of me?” That young man stared at Dong Xuebing. “Where can you find a pair of Lion Head selling for 200 RMB?”

Dong Xuebing folded his arms: “I wanted a refund earlier, and you refused. You said that 4 pairs mean 4 pairs. Fine. Now, I don’t want to the refund, and you claim that I am creating trouble and can only give me a pair? Hahaha. You set all the rules? This is considered cheating!” Actually, this was a minor mistake. But Dong Xuebing was pissed with this young man’s attitude. This was that young man’s fault, and he should apologize. Dong Xuebing will also not argue with him over a few hundred RMB.

That young man’s father stared at Dong Xuebing: “Who is cheating? Watch your mouth!”

The young man also stared at Dong Xuebing: “I have never met someone like you!”

Fuck!

Dong Xuebing was already pissed, and he scoffed. “Watch what I am saying? Fine. You all are asking for it!”

That young man responded with a hmph and said: “What do you want to do? Report to the police? Go ahead!”

Dong Xuebing smiled coldly: “BACK!!!”

Chapter 68 – Finally! Gotten a pair!

The wind was blowing, and there was the sound of the leaves rustling.

Dong Xuebing was still looking at that young man after he returned to one minute ago. That young man’s father was still tending to some customers in the pet food shop. There were a few onlookers around, standing there silently.

“Don’t want? You said you wanted 4 pairs and we don’t do refunds here!”

Dong Xuebing immediately knew where the conversation had stopped. “The other fruits are still not cut.”

“Even if it is not cut, you also cannot return it to me.” That young man firmly replied. “Are you trying to create trouble?” The young man replied. He was not willing to make any refunds.

Dong Xuebing smiled and nodded. “Fine. Then you stop cutting the fruit!”

That young man stared at Dong Xuebing. “You want to cut the fruits yourself? Fine. Here are the fruits you picked. I will not refund you a single cent.”

“What is wrong with you? Who does business with such an attitude?” Dong Xuebing was not angry, and he laughed. “I can’t be bothered to argue with you. Put those 8 walnut fruits back into the basket and count the total number of fruits in the basket. I will buy the whole basket of Chicken Hearts!”

That young man thought he had misheard. “Huh? You want the whole basket?” Hahaha, was this person crazy?

The crowd starts to stir. “What is this person doing? He might as well go and reserved a walnut tree.”

Dong Xuebing ignored that young man and bend over to count the fruits. “1… 2… 3… 4… 5…” Within minutes, both the young man and Dong Xuebing finished counting the number of fruits. There were a total of 202 fruits. Dong Xuebing did not hesitate for a minute. He took out 20,000 RMB from his bag and extract 6 pieces from the stack of money. “I had paid 800 RMB earlier. Here are the remaining. Check it.”

“…… Ok. The amount is right.” The young man was overjoyed. This deal was so easy!

Dong Xuebing looked at him and carried the basket. “Can you give me the basket?” Dong Xuebing knew that the young man was treating him as a fool!

“Take it, take it……” The young man waved goodbye to Dong Xuebing. “Take your time and come back again. Hahaha……”

Looking at Dong Xuebing’s back view, the crowd, including the young man, felt Dong Xuebing was crazy. He wanted refunds at first, and then he bought the whole basket. Who would change his mind within seconds?

Dong Xuebing was worried that the young man would go after him and he did not take the bus. He flagged a taxi and went back home.

Dong Xuebing placed the basket of walnut fruits in his living room and took off his shoes excitedly. “Was this consider a lucky find? Hahaha! That’s right! It’s time to cut these fruits! Let’s see if there’s a 46mm here! 200 fruits! No matter how unlucky I am, I should be able to find one or two 46 mm Lion Head!”

Toilet.

Dong Xuebing did not want the fruits to stain his hands. The stain will remain on his hands for months. He put on his mother’s rubber gloves, used for cleaning the toilet, and a small knife. He picked one up and start to slice the flesh of the fruit.

1 cut……

2 cuts……

3 cuts……

Dong Xuebing used more than 30 cuts to cut the skin and flesh off the fruit.

He then used an old toothbrush to clean the seed.

10 minutes had passed. A short Lion Head appeared. Dong Xuebing took a ruler from his room to measure the seed.

41mm. Dong Xuebing smiled and put that Lion Head aside. He returned to the toilet and start to cut another fruit. He was still worried that if the fruit opened by that young man was placed into this basket by mistake and the rest were all Chicken Heart.

Lion Head!

Lion Head!

Lion Head again!

Dong Xuebing was assured after Lion Head appeared for 4 times.

After a while, the old toothbrush could not be used to clean the seeds as the hairs were frayed. Dong Xuebing threw it away and found a shoe brush from his shoe cabinet to replace it.

Dong Xuebing spent the rest of the day cutting those fruits.

7……

9……

13……

Dong Xuebing prayed while he cut the fruits. Please, let it be 46mm!

The 25th fruit…… 42mm. No defects.

The 29th fruit…… 40mm. No defects.

The 36th fruit…… 44mm. Insect damaged.

The 41st fruit…… 39mm. Some blemishes.

Dong Xuebing did not feel tired or feel this was a mundane task. He had hoped for every fruit he cut. He was even getting better at cutting these fruits. He could easily cut away all the flesh of fruit within one minute!

Beep, beep. It was a message.

Dong Xuebing wiped his hands and swipe across his iPhone 4. It was a message from Qu Yunxuan. She told him that she will not be cooking dinner as she got to stay back after work. Dong Xuebing replied, “Ok.” and looked at the time. He wiped his sweat and said to himself. “I will have dinner after this fruit.”

1 cut!

2 cuts!

3 cuts!

This was the 55th fruit.

The seed of this fruit was exposed!

Dong Xuebing continued to cut away the skin and flesh of the fruit. But as he was cutting away the flesh, he felt weird. He looked closely at the exposed part of the seed and was shocked. His heart was racing, and he even dropped his knife!

This……

This……

Dong Xuebing quickly picked up the knife again and cut the remaining flesh of the fruit away. He quickly picks up the brush and starts to clean the seed.

Then he picked up the ruler and measured…… 46.8mm!

This was a 46.8mm Lion Head!

Dong Xuebing cried out in joy and immediately ran to his room to take out the 46mm Lion Head he got yesterday to compare. He placed both seeds together…… The sides, mid-section, bottom, and the pointed top were almost identical!

Hahaha!

It’s a pair!

A pair of 46mm Lion Head!!!

Chapter 69 – Made another Killing!

Evenings, after dinner.

Dong Xuebing held the pair of Lion Head in his hands to admire it. It was beautiful. He had finally gotten what he wanted and was humming a tune happily. He wiped the pair of Lion Clean and continued to peel the remaining fruits. There were still over a hundred fruits to be opened.

85th fruit……

102nd fruit……

154th fruit……

It was about 8pm when Dong Xuebing finished. He carried all the walnut seeds to his living room.

His hands were cramping from the cutting, and he sat there panting.

These Lion Heads’ colors were above average, but not a lot of them were big. There was the only one that’s above 46mm, and a lot of them were average size, around 40 to 41mm. After resting for a while, Dong Xuebing started the last step of the process. Pairing up the seeds. The worth of these walnuts still depends on identical pairs and the size was not that important.

Dong Xuebing sifted through every seed.

8.10pm: A pair of 38mm Lion Head was matched.

8.15pm: A pair of 40mm Lion Head was matched

8.16pm: A pair of 36.5mm and 36.9mm Lion Head was matched

8.17pm: A pair of 43mm and 43.3mm Lion Head was matched

About an hour later, the pairing and matching process was completed. Other than a dozen walnuts with insect bites and blemishes, the rest of the walnuts were paired. The best pairs were a pair of 45mm Lion Head and a pair of 44mm and 44.5mm. The worst pair was a pair of 35mm and 36mmm.

This was great!

Dong Xuebing knew that these pairs were able to fetch good prices!

After resting for a few minutes, Dong Xuebing immediately packed the pairs of Lion Heads into plastic bags and kept it into his mother’s luggage bag. He did not have enough bags and got to go out to buy some. After all the Lion Heads were packed, he dragged the luggage bag downstairs and walked along the road towards the north. There was a walnut shop near Heping Street.

Good, the shop was still open.

Dong Xuebing walked into the shop and saw 2 to 3 customers. The store owner was introducing a pair of Lion Head to the customers. From the packaging, this pair should be at least more than 10 years. It was a rare pair.

The store owner saw Dong Xuebing and asked: “Are you looking for walnuts? Are you getting it as a gift or for your own collection? What’s the size you are looking for?”

Dong Xuebing asked: “Do you accept walnuts? Paired walnuts?

The store owner blinked: “What types?”

“Lion Heads.”

“Oh?” The store owner cleared a space on his counter and said. “Can I take a look?”

“Of course.” Dong Xuebing opened his luggage bag and took out the best pair of 45 Lion Head. He wants to know how much this store will offer. If the prices were too low, he would go to another shop. “How much is this pair worth? It’s a 45mm.”

The two walnut customers were also looking at that pair. “Oh, that’s rare.”

The store owner took the pair and measured it with a slide caliper ruler. “It’s really 45mm. It’s a nice pair.” The stall owner looked up and asked. “Young man, how much are you selling?”

Dong Xuebing asked him back: “How much are you offering?”

The store owner scrutinized the pair and replied. “This is almost a perfect pair. Hmmm…… how about 9,000 RMB?”

Dong Xuebing felt this was a reasonable offer. But he did not agree immediately. He took out another pair of 44mm. “How about this pair?”

“You still have?” The store owner was shocked.

After measuring, the store owner replied: “My highest offer for this pair is 5,500 RMB.”

Dong Xuebing thought for a while and took out a pair of 43mm. “What about this?”

“Oh, this size is also above average. Hmmm……. 2,000 RMB.”

Dong Xuebing bent over and took out another pair. “What about this pair?”

The store owner was excited. “Hahaha, young man, just take out everything, and I will evaluate all their value.”

“Ok.” The store owner and the customers were surprised to see Dong Xuebing placed a lot of plastic bags on the counters.

The customers were speechless. One of them asked. “Damn, young man. Did you reserve a walnut tree? How come you have so many pairs?”

The other customer said: “Reserving a tree is very expensive. It cost a few hundred thousand RMB.”

Dong Xuebing smiled. These Lion Head were not bought at Lion Head prices. It was bought at Chicken Heart prices.

The store owner starts to evaluate the Lion Heads. “This pair is 1,000 RMB…… Hmmm….. This pair is not perfect despite it being bigger…… 500 RMB…… This pair is smaller, I can only offer 400 RMB at most…… This pair is even smaller…… Even if it is perfectly matched, it is not worth much. I will not take this pair. Why not you ask some other stores if they are willing to take it?”

Dong Xuebing replied. “It’s fine even if you offer a lower price. I am lazy to look for another shop.”

The store owner nodded. “Fine, I will offer 70 RMB for this pair and 100 RMB for that.”

After a while, the store owner tabulated the total amount. Other than 7 to 8 pairs which did not fetch good prices, the rest were still able to fetch high prices. The more expensive pairs were a few thousand, and the lower pairs were a few hundred. The store owner said. “The total is 69,500 RMB. Since you are selling so many pairs, I will round it up to 70,000 RMB. If you still have good pairs of walnuts, remember to come back to me.”

70,000 RMB?

70,000 RMB?

70,000 RMB!!!

Dong Xuebing was stunned.

So much?

Why was the total so high?

How come the total is so high?

The store owner looked at Dong Xuebing and asked: “You want cash or……”

“Cash!” Dong Xuebing replied.

“Ok. Wait for a while.” The store owner called his staff. “Xiao Zhao take out 70,000 RMB from the safe!”

Dong Xuebing took a deep breath. He knew he was not dreaming. 5 minutes later, he took the 70,000 RMB from the owner and packed it into his luggage bag. He was still in a daze when he walks back home.

Dong Xuebing had only wanted to look for a pair of 46mm Lion Head for Liu Hua. This was so unexpected. With the remaining 30,000 RMB in his bank, he has 100,000 RMB in total!

How much was 100,000 RMB?!

It was enough for Dong Xuebing to build a house for his mother in her hometown!

Dong Xuebing was one step nearer to his target of 1 million RMB!

Chapter 70 – Giving the Walnuts!

It was finally Monday.

General Affairs Office.

“Everyone, hurry and clean up the office. There will be an inspection by the leaders later.”

“Eh? Shouldn’t they be at the Party Committee meeting this morning?”

“The meeting has been postponed to tomorrow.”

Dong Xuebing was relieved when he overheard the conversation between Guo Shunjie and Changjuan. He still has time.

10 minutes later, a team of inspectors arrived at the office. The person leading the team was Yan Liang, Bureau Chief Yan. Chief Yan had a reputation for being fair and impartial. This was why he got a nickname of Iron to face Chief. The middle age man beside him was totally the opposite of him. He had a smile on his face and had the worst reputation in the Bureau. He was Political Commissar, Zhou Guoan and there were rumors that he likes to form cliques.

“Chief Yan, Political Commissar Zhou.”

“Chief Yan, Political Commissar.”

“Chief Yan.” Everyone in the office stood up at attention to greet their leaders.

The two leaders lead a team of staff members to look around the office. Some of the staff members were checking the cleanliness of the office and will make notes in their notebooks. A few of them were checking the turnout and bearings of Dong Xuebing and the rest. Actually, this was only for show. Huh? Chief Yan and Political Commissar Zhou were not the only top officers in the team. Behind them was…… Deputy Chief Liu Hua. But very few people will notice his presence. He was really keeping a low profile and did not even look like a leader.

The team inspected the office for a while and left.

Dong Xuebing looked at Liu Hua’s back view and returned to his desk to start work.

At about 10 am, Dong Xuebing looked at the clock. This should be the right time. He immediately left the office.

Level 3, Liu Hua’s office.

Liu Hua was in his office alone, as usual. He was watching yesterday’s evening news on his PC. But today, he could not focus. Every few minutes, his mind will wander and think about his wedding anniversary in a few more days. He and Tian Tian met at their university. It was love at first sight. They started dating in their 2nd year. But Tian Tian’s father was an official in Beijing and had some authority. Liu Hua’s parents were only workers at a food processing factory, and Tian Tian’s parents object to them dating.

After graduating, Liu Hua knew that it was hard for both of them to be together and decided to give up on this relationship.

But Tian Tian went against her parent’s wishes and fall out with them. She left with Liu Hua, and both of them rented a place outside. They lived and worked together. It was a small and old one-story house. Their salaries were barely enough for their rent and living expenses. Even their wedding rings were silver rings. To Liu Hua, it was the toughest period of his life, but it was also the happiest period. It was until Liu Hua entered the Government service and climbed up the ranks before Tian Tian’s father accepted him. Tian Tian’s father used his connection to help Liu Hua promote to where he is now.

This was why Liu Hua kept feeling that he owed Tian Tian a lot. If it weren’t for him, Tian Tian would not need to suffer for so many years.

It will be their 10th wedding anniversary, and Liu Hua wanted to give his wife something to express his gratitude.  Tian Tian does not have any hobbies except for collecting walnuts. She always wanted a pair of 46mm Lion Head and Liu Hua knew about it. He had searched all over the antique markets and internet forums. He thought it should be easy to buy a pair of walnuts if he was willing to pay above the market price. But this was not the case.

“No.” “I’m not selling.” “Don’t have.” “Not selling.” There were the answers Liu Hua got.

Liu Hua was frustrated. He could not even fulfill Tian Tian’s small wish.

Bzzzz, bzzzz, bzzzz. Liu Hua’s phone beside his PC monitor starts vibrating.

Liu Hua looked at the number and immediately answered. “Boss Zhao, have you found the walnut I am looking for? What? You still can’t find it…… I know 46mm Lion Head are rare, but…… Ok. I don’t care how much it cost, but I must get a pair…… a few months? I don’t have a few months……”

Liu Hua threw his phone on his desk and sighed. “There is no more time!”

Knock, knock. Someone was knocking on Liu Hua’s office door.

Liu Hua looked towards the door and said. “Come in.”

The door opened, and Dong Xuebing entered the room nervously. “Chief Liu.”

“What do you want?” Liu Hua frowned and massaged his forehead to calm himself.

Liu Hua was in-charge of some unimportant departments in the bureau, and he seldom asks the General Affairs Office to do things. This was why Dong Xuebing had no excuses to visit his office. There were not even documents to be delivered to him. Dong Xuebing awkwardly coughed and took out a small box from his pocket. “Chief Liu, please accept this…… Errr…… Don’t get me wrong…. This is just a small gift.”

Liu Hua’s face changed. “Didn’t I make things clear that day?”

What’s wrong with this Xiao Dong? Giving gifts again and again? He is too insensible!

“This……” Dong Xuebing smiled and quickly opened up the box. “It is not something valuable. It is just a pair of walnuts. Please take a look.”

Liu Hua was stunned when he saw the pair of yellowish walnuts in the box.

Dong Xuebing continued: “This is a pair of Lion Head, and both are 46.8mm.”

What?

46mm Lion Heads?!

Liu Hua’s heart was racing. This was unbelievable. The pair of Lion Heads he had been searching high and low had appeared in front of him. How come this Xiao Dong know that I am looking for this pair of Lion Head? Who told him this? Impossible! This is absolutely impossible! Even Tian Tian does not know I am looking for Lion Head! I had only written about this in my notebook! But that notebook is with me all the time. No one should know!

Liu Hua stared at Dong Xuebing’s eyes. He wants to know what Dong Xuebing was thinking.

Dong Xuebing was nervous and said: “I passed by the antique market and saw these. I don’t know if you like it or not, but I bought it.

Liu Hua kept quiet.

Dong Xuebing knew Liu Hua was tempted, if not he would have chased him out of the room. He placed the box on the desk and said. “Chief Liu, I will go back first.”

“Wait.” Liu Hua stopped him and paused for a few seconds. “Xiao Dong. I like your gift, but I cannot accept it. How about this? How much did you buy this pair of Lion Heads? I will pay for you.”

“No need. It’s not worth anything.”

Liu Hua took out his bag. “How much?”

Dong Xuebing can only reply: “It’s only a few hundreds.”

Liu Hua knew the value of this pair of 46mm Lion Head, and he shook his head. He wanted to give Dong Xuebing 15,000 RMB, but he did not have so much cash with him. He only has about 5,000 RMB in his bag. He knitted his brows. Since he had already said that he will pay for it, he took out the 5,000 RMB in his bag and pass it to Dong Xuebing.

Dong Xuebing pretends to be surprised. “Ah….. This is too much.”

Liu Hua ignored him and said: “Take it!”

“Errr…… Ok. I will take it. This is taking advantage of you.” Dong Xuebing accepted the money with politely.

Liu Hua thought to himself. This young man knows how to say nice things.

After Dong Xuebing left his office, Liu Hua smiles.

Finally!

I have finally found it!

Liu Hua took out the two 46mm Lion Head and look at it. He kept it back into the box and immediately call his wife. “Hello? Tian Tian, I have made a reservation this weekend. Hahaha…. I have a gift for you….. I will not tell you now……. I promise it is a surprise!”

After hanging up, Liu Hua remembered the stories about this Dong Xuebing.

Firefighter Xiao Dong?! The one who can save all situations?

Liu Hua was speechless. Since when did such a person appear in the Western District Branch Bureau?!

Chapter 71 – Amazing Xiao Dong!

Next day. Tuesday.

Today was the most important day for Dong Xuebing. The moment he woke up, he was feeling very nervous. He climbed out of his bed and took a few deep breaths. He had done everything he could. There’s no point being nervous now. Dong Xuebing stopped himself from thinking about the outcome of the Party Committee Meeting. He slapped himself lightly on his forehead to calm himself down before preparing himself for work.

At the entrance of the Western District Branch Bureau, Dong Xuebing saw Guo Shunjie and a woman.

“Didn’t I tell you not to look for me at my workplace? What do you want?”

“You think I am willing to come here? You forgot your phone!”

“Ok, ok! Hurry up and leave!”

Guo Shunjie grabbed his phone from that woman impatiently and kept it in his pocket. He then waved the woman away. This woman was Guo Shunjie’s wife. She was 30 years’ old when she got Vitiligo. Her face and neck have patches of white skin. This was why Guo Shunjie had never mentioned his wife at work. He was also afraid of his wife coming to his workplace. He felt it was embarrassing. But when Guo Shunjie looks around to see if any of his co-workers had seen his wife, he spotted Dong Xuebing crossing the road and walk past him.

Guo Shunjie pulled a long face and said. “You are early today!”

“Not as early as you!” Dong Xuebing’s hatred for him deepens after seeing how Guo Shunjie treated his wife.

“Do you know? The Party Committee Meeting today will be discussing who will be promoted to be the Deputy Chief of the General Affairs Department.” Guo Shunjie stared at Dong Xuebing coldly. “Young man, I have told you before that I will be a leader within one year. I had offered to groom you as my trusted aide. But you are the one who rejected my kind offer. Are you regretting now? It’s too late! Once the order is passed down, you will be dead! I will make sure you will regret it!”

Dong Xuebing glanced at him. “You are so sure that you will be promoted?”

Guo Shunjie arrogantly replied: “Haha, you think Guo Panwei will win me? Dream on!”

Dong Xuebing clenched his fist. He must not let Guo Shunjie be promoted. If not, he will not be able to carry on working here.

General Affairs Office. People start arriving at work.

Dong Xuebing could feel the mood in the office was different. He could feel the tension.

There seems to be something happening. Guo Panwei entered the office, and he was obviously in a bad mood. He did not argue with Guo Shunjie like the previous few days. He just dropped his briefcase at his desk and went upstairs, to the Political Section Chief Pang Bin’s office. Guo Shunjie took a glance at him confidently and then left for Political Commissar Zhou Guoan’s office.

Political Commissar office.

This office was dim. The thick curtains had blocked the sunlight from entering the room.

Guo Shunjie stood cautiously by the side: “Uncle Zhou, later during the meeting……”

The scheming looking Zhou Guoan narrowed his eyes and interrupted him. “Shunjie, I have promised your father I will try my best to help you. Don’t worry. There will not be any problems. You should go back to work, and during this period, you should not be coming to my office. Do you understand?” Government officials seldom claim that things will surely be done. They will always keep a leeway for themselves. Since Political Commissar Zhou said there will not be any problems, then it means he was 100% confident of completing this task.

After hearing this, Guo Shunjie felt assured and thanked him excitedly. “Thank you. Uncle Zhou. I will give you a thank you gift after this matter is over.”

Zhou Guoan did not like the way Guo Shunjie put his words. It was too direct. He frowned and wave him off.

After leaving the office, Guo Shunjie was feeling great. He walks back with his back straight and chests out.

The other side of the building.

Dong Xuebing had received a call from Xu Yan, asking him to go to her office.

There was another man in Deputy Branch Bureau Chief Xu Yan’s office. That man was about Xu Yan’s age and had big eyes. There were a few streaks of white hair by his sides, and he looks very alert.

Dong Xuebing had seen this man before. He was the Branch Bureau’s Party Committee Member, Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie. He was close to Xu Yan.

“Chief Xu, Secretary Song.”

Xu Yan acknowledged and pass a document to Dong Xuebing. “Make a copy of this document and send the original copy to the filing room.”

Song Shoujie was observing Dong Xuebing quietly.

Dong Xuebing took the document. “Yes. Is there anything else?”

“That’s all. Go back to work.”

After Dong Xuebing left the office, Song Shoujie laughed and shook his head. “That is the Xiao Dong you are talking about? You really want to push up him to take over the position of Deputy Chief of General Affairs Office? You should know that Political Commissar Zhou has a candidate in mind, and it is almost decided internally. It will be hard to change.”

Xu Yan smoothed her hair: “I don’t expect to win Political Commissar Zhou, but I just want to try.”

Song Shoujie smiles. “Fine. What I can do is only to say a few good words. But I still must ask you. This person you pick seems to be a bit…… too ordinary. He is very young, inexperienced, and did not seem to be able to lead. I wonder what you are thinking?”

Xu Yan slowly took a sip of tea and smiled. “Old Song, you cannot judge Xiao Dong based on his appearance.”

“Oh?” Song Shoujie said. “Tell me about it.”

Xu Yan spoke slowly. “You should have heard what Xiao Dong did after he joined the General Affairs Office. Haha…… You are an athlete when you are young, and you are also someone with guts. But Old Song, both of us have seen the raging fire in Li Qing’s office. If you are your younger self that day, do you dare to run into the office to retrieve the documents?”

Song Shoujie kept quiet.

Xu Yan continued: “But Xiao Dong dares, and he was able to retrieve the documents.”

Song Shoujie nodded.

“You should have heard about the football matches a few days ago. Our goalkeeper is injured during the injury time, and our opponents have a penalty. In that situation, who dares to claim that he is confident of saving that penalty kick?” Xu Yan put down her teacup. “But Xiao Dong dares to claim that he will save the penalty kick and he really saves it.” After pausing a while, Xu Yan continued. “The next game on the next day was a tough match. In the final 2 minutes, one of our players got injured, but there are no more substitutes. Our branch will be playing 8 games without a single win. At that moment, not even those English Premier League star players could do anything. But Xiao Dong went onto the pitch and scored the winning goal in the last second!”

Song Shoujie laughed. “From what you said…… This Xiao Dong is really capable.”

“He is even more amazing than that.” Xu Yan tapped the tabletop with her fingertips. “That day, I went to the City Bureau for a meeting, and I met an old friend. We had a short chat, and we talked about the football tournament. But when I mentioned Xiao Dong’s name, my friend also knows him. She is one of the interviewers for Xiao Dong, and she told me what happened during the interview. It was an incredible story.”

Song Shoujie asked curiously. “What happened?”

Xu Yan stopped for a while and then opened the door of the office. There were sounds of footsteps outside, and a staff member walked pass the office carrying some documents. After the staff member walked pass, Xu Yan closed the door and looked at the puzzled Song Shoujie. “Old Song, the person who walked pass just now. Can you remember what color his shirt is? What design is that shirt, and what is the design and color of his shoes?”

Song Shoujie was stunned. “What do you mean?”

“Nothing. I just want to see if you can remember those details.”

“Yan Zhi, are you joking with me? You did not even tell me to take note of those details, and my attention just now is also not on that person.”

Xu Yan returned to her seat. “This is why I say Xiao Dong is amazing. During his interview, the main interviewer tried to make things difficult for him, and purposely asked him the same questions I asked you. But guess what? 3 people walked pass on that day. Xiao Dong not only remembered the colors of their shirts and designs. He even remembered the pattern of the designs, necklace, whether if the shoes had dirt and even the color of the shoelaces.”

Song Shoujie frowned. “How is this possible?”

Xu Yan smiled. “I also feel that it is impossible, but it was the truth. Xiao Dong really did it.”

“……”

There was a period of silence in the room.

Xu Yan looked at Song Shoujie. “Now, do you still think Xiao Dong is ordinary? I think he is too amazing!”

Chapter 72 – The Party Committee Meeting starts!

There was only the sound of the photocopier machine in the General Affairs Office. No one speaks a single word. Tan Limei kept looking at the clock, and she turned to Dong Xuebing and Zhuang Zhi. She waved her watch. It was 10 am. Tan Limei then looked at Guo Panwei and Guo Shunjie. Dong Xuebing’s heart was beating fast.

Let fate decide!

5th story, No.1 meeting room. The Branch Party Committee meeting starts.

The morning rays shine through the windows of the meeting room, and there were a few vases of flowers in the room.

The 10 committee members all arrived at the meeting room. Branch Bureau Chief Yan Liang was seated at the head of the table. The rest of the members were sitting by his sides accordingly. Political Commissar Zhou Guoan, Deputy Political Commissar Li Mingyu, Deputy Political Commissar Cheng Haimei, Deputy Branch Bureau Chief and Director of the General Affairs Department Xu Yan, Political Section Chief Pang Bin, Deputy Branch Bureau Chief Zhao Jinxi, Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie, Deputy Branch Bureau Liu Hua and Deputy Branch Bureau Yang Yizhong. This ranking was according to the importance of their positions. It was not according to their seniority. For instance, Deputy Political Commissar Li Mingyu and Deputy Political Commissar Cheng Haimei were ranked above Political Section Chief Pang Bin due to their experience and length of service. But in terms of authority, Chief Pang had more influence.

After all the members were seated, Yan Liang cleared his throat.

Xiao Lu, who was in charge of taking the meeting minutes, closed the heavy doors and sat in a corner with a pen and paper.

“There is a lot of things on today’s agenda. First……” Yan Liang was unlike the other leaders where they will start talking about how great the party or the policies were. He was not someone who likes to waste time. He was a direct and straight forward person. “Not too long ago, the demolition of the Youanmeng area had cleared the rows of houses in front of our branch. The feedback from the ground is that our Bureau has become too open, and it is not suitable for our intelligence officers to enter. What do you all think?”

Yang Yizhong was the first to speak. “It’s time for us to shift to a new place. These buildings are already decades old.”

“Where can we move to?” Deputy Political Commissar Li Mingyu asked. “It will take a long time before we can find a suitable location. The layout of the new building is also another problem. It is not so easy to shift to a new place. You also need to look at the security issues. I think we should report this to the City Bureau and see if they could do anything to the area in front of our branch. It would be best if we do not need to shift.”

The members start to discuss this issue.

Yan Liang did not say anything. He listened to the discussion for a while before looking at Xu Yan. “Chief Xu, this is under your jurisdiction. What do you think?”

Xu Yan smiled and look up. “Chief Yang is right. Our current branch buildings are too old and worn out. Repairs are needed everywhere. If we can use this opportunity to move to a new building, I will surely agree. But the crucial factor is the funds. Our branch’s budget is tight, and this is……”

Yan Liang lifted his hand to stop Xu Yan. “This is an important issue. We will find ways to raise funds. You don’t need to worry about the money. We should focus on whether if we should move to a new location.” Yan Liang paused for a while and continued. “Those that are in favor of shifting raise your hand.” Yan Liang raised his hand, and the rest of the committee members also raise their hands except for Deputy Political Commissar Li Mingyu and Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie. They oppose this suggestion. Oh, Liu Hua gave an abstention vote. He was looking down all this while and did not utter a word.

So, this subject was approved.

Yan Liang continued: “Next……”

Actually, the Party Committee should have an odd number of members to prevent a situation where there was an equal number of votes on both sides. But in the Western District Branch Bureau, there was this Deputy Chief Liu Hua. The one who will give up his vote on every single issue…… The rest of the members were used to this. All of them treated this committee to have 9 members. This was also the reason why after Yang Yizhong was transferred over, the committee did not report to the higher-ups to increase the number of members.

The next issue did not need to vote. After some discussions, almost every member was on the same page and have the same opinions.

The next issue, 5 voted agree, 4 oppose and 1 abstention vote.

The next issue, 9 voted agree and 1 abstention vote.

The next issue, 7 voted agree, 2 oppose and 1 abstention vote.

Most of the leaders of committees do not like to use votes to decide. It will make the leader look like he could not control his people. But Yan Liang leadership style was different. He is a fair person and likes being fair to others. This was why as long as one member disagrees with the rest of the members, he will ask the members to vote to decide on how the issue should be handled.

“Next is a personnel issue. Chief Pang.” Yan Laing and the rest of the members flipped to the last page of the documents in front of them.

Pang Bin is short and fat. When he heard Chief Yan calling him, he immediately said. “Some time ago, General Affairs Office’s Deputy Chief Zhou Changchun early retired due to his health, and after some observations, we have listed 3 nominees to replace him. General Affairs Office Guo Panwei, General Affairs Office Guo Shunjie and General Affairs Office Dong Xuebing.”

Yan Liang nodded. “The information of the 3 candidates is in front of you. Let’s discuss.”

Personnel appointment is a sensitive issue. This is because there are many office politics factors in it, and most of the fighting is because of this. All the members read the documents carefully. Actually, all of them had read the documents before the meeting.

“I shall start first.” Pang Bin sat up straight, and his big belly was pressing against the meeting table. “The Deputy Chief of the General Affairs Office is an important role. Most of the documents and other matters have to pass through there. So, I feel that this Deputy Chief must be someone experience. Guo Panwei has been in General Affairs Office for 7 to 8 years. He is more senior than Guo Shunjie and Dong Xuebing. He is also hardworking and experienced. I believe he can lead the General Affairs Office to the next level.”

Yan Liang nodded but did not express any opinions.

After Pang Bin finished, he took a glanced at Deputy Political Commissar Cheng Haimei. She knew Pang Bin was waiting for her to speak up and support his suggestion. But Cheng Haimei pretended not to see it, and she stared at the spotless tabletop in front of her.

Pang Binn frowned. This bitch had promised she will support his candidate a few days ago. But these few days, her attitude had changed. Pang Bin knew Cheng Haimei had changed her mind and was bought over by Deputy Political Commissar Zhou. Did she change her stance to let her nephew get a transfer?

Pang Bin could tell Deputy Political Commissar Zhou was determined to let his people get this position.

It seems that even with Chief Yan’s support, Guo Panwei’s votes will not be enough!

Zhou Guoan was sitting there confidently drinking his tea.

Chapter 73 – Fierce confrontation!

Pang Bin’s suggestion was not supported by anyone, and the meeting room fell into silence again.

The next person that spoke was Deputy Branch Bureau Chief Zhao Jinxi. He was a loyal follower of Political Commissar Zhou. He will do whatever Political Commissar Zhou ask him to do. “Chief Pang mentioned that we must look at the experience of the candidates. I totally agree with him. But Chief Pang seems to forget that Guo Shunjie and Guo Panwei had entered the bureau at around the same time. The difference between them is not more than 6 months. How can Guo Panwei be more experience than Guo Shunjie? What logic is this?”

Pang Bin looked at him. “What the experience I am talking about is not only the length of service. I also look at his contributions to the bureau!”

Zhao Jinxi had a smile on his old wrinkled face. “Guo Shunjie had also devoted all his heart into his work and made many contributions to our bureau. I personally felt the matured Guo Shunjie is more suitable to be the Deputy Chief of the General Affairs Office. Don’t you think Guo Panwei is a bit…… frivolous? How can such a person be the Deputy Chief? This is being irresponsible to the people in the General Affairs Office!”

Pang Bin was furious. “Frivolous? How can you use such degrading term on our comrades? Deputy Chief Zhao, please watch your words. Guo Panwei is capable of dealing with everyone. This type of people is most suitable to work in the General Affairs Office!” Pang Bin was furious. He did not even address Zhao Jinxi as Chief Zhao. He purposely added the word “Deputy” in front.

Zhao Jinxi and Pang Bin started quarreling.

Yan Liang knocked on the table and shouted: “Stop! This is a meeting!”

Zhou Guoan secretly glanced at Cheng Haimei’s direction.

Cheng Haimei did not say much. She only said: “I support Guo Shunjie.”

Pang Bin had a terrible look on his face. The should be the final outcome. There’s no point arguing anymore. He lowered his head and poured water into his cup.

“I also support Guo Shunjie.” Deputy Political Commissar Li Mingyu, in his fifties, was closer to Political Commissar Zhou faction. He saw Yan Liang did not show any support or objections, he knew what Yan Liang was thinking. He continued: “I am not looking down on Guo Panwei. But I feel Guo Shunjie is more suitable for this role. The ages of most staff members in the General Affairs Office are young, and there are many new faces. That’s why the General Affairs Office need someone mature like Guo Shunjie to lead them!”

After hearing this, Xu Yan felt uncomfortable. Who are you to meddle with my General Affairs Department? If it’s the Political Commissar or Political Section Chief, I can still understand. But you are not respecting me now and stepping out of your place!

Yan Liang still had an indifferent attitude. He could tell Political Commissar Zhou had planned all these and this should be the final outcome. It’s time to end this topic and move on. They were short on time.

But at this moment, Xu Yan spoke. She placed her teacup on the table loudly. “The General Affairs Office is under my jurisdiction. I think I am the most suitable person to talk about the candidates.” She then narrowed her eyes and looked at Li Mingyu and Zhao Jinxi. “I know Guo Panwei and Guo Shunjie better than anyone else here. Both of them are good in many ways, but they lack something. What do they lack? It’s not experience or attitude! It’s a drive!”

Li Mingyu was stunned and did not understand what Xu Yan was talking about.

Xu Yan then said something shocking. “I proposed Dong Xuebing! The reason is simple! This young man has the drive and is full of vigor!”

Zhao Jinxi laughed. “Dong Xuebing? How long has he been with the bureau? One month or two months? He is too junior! How can he be the Deputy Chief?”

Xu Yan replied emotionlessly. “I would like to say that experiences are not about the length of service. What we want is results and contributions to our branch bureau. Do you remember the fire in Director Li’s office? Xiao Dong is the one who ran in to retrieve the documents. I am sure all of you have heard of this incident. Chief Yan had also granted exceptional approval for Xiao Dong to enter the Party. All of you should also know about this. During the football tournament a few days ago, Xiao Dong was the one who helps our branch avoid losing all matches. I am sure all of you are aware of this. If all these are not contributions, what are contributions?”

Yan Liang frowned. He also did not expect Xu Yan to try to push this young man up.

Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie cleared his throat. “I agree with Chief Xu. Although Xiao Dong is new to our branch, all of us can see what he had done for the bureau. Many department heads and colleagues acknowledge Xiao Dong. This is very rare.”

Li Mingyu shook his head. “He is too young. He is only 23 years’ old, and he did not even pass his one-year probation!”

Zhao Jinxi thought nothing about this and laughed. “I know about soccer matches. But that’s only a friendly game organized by the City Bureau. What has it got to do with our Western District branch bureau’s work? You cannot use this to judge him. We are choosing the Deputy Chief of the General Affairs Office and not an athlete!”

Xu Yan looked at him. “What I am emphasizing is not Dong Xuebing’s football skills. It is his attitude in times of need. He dares to step up in difficult situations! This is an important aspect for leaders! I cannot accept Guo Shunjie’s attitude during the matches. He hides behind everyone when there are difficulties. How can someone with such attitude be suitable to lead the General Affairs Office?”

Zhao Jinxi said. “Chief Xu, I think you have misunderstood Guo Shunjie. I am confident Xiao Guo is not what you said.”

Yang Yizhong suddenly speaks. He was a straight forward person, and his words were direct. “I also do not like that Guo Shunjie. He is too……” Yang Yizhong was searching for the right word to describe. His education level is low, and he thought for a few seconds before he got the word. “…… impetuous.” He then continued: “Dong Xuebing is good. Smart and dependable!”

Xu Yan and Song Shoujie exchanged looks. They were surprised that his newly transferred Yang Yizhong chose to join her faction. Actually, Yang Yizhong was the sort of person that do not take sides. He looked at the problems objectively and was considered a free person in the Party Committee. He will just speak his mind and did not consider joining any faction.

Political Commissar Zhou who had been keeping silent all this while could feel the tension. He frowned as he never expects the candidate Dong Xuebing, he looks down upon had gotten 3 votes supporting him!

But Political Commissar Zhou remained expressionless. It’s only 3 votes. Even if he got 4 votes, he still does not stand a chance.

This personnel appointment had already decided during a previous conversation between Zhou Guoan and Yan Liang.

No matter what was discussed during the meeting, Yan Liang will surely support Guo Shunjie!

Chapter 74

Yan Liang will be promoted and transferred out soon.

He did not tell anyone about this. This was still considered a secret now. But the Political Commissar Zhou has connections in the City Bureau, and he should have heard about it. Political Commissar Zhou went to look for Yan Liang. Both of them had some minor conflicts over the years, but it was nothing major. Both were still considered to be on good terms. Yan Liang will be transferred out soon, and his attitude had changed. He felt he should let some of his authority go and sell Zhou Guoan favor. If Zhou Guoan were able to succeed his position, Zhou Guoan would also treat his former close subordinates well.

Yes.

Yan Liang had decided to support Guo Shunjie to be the Deputy Chief of General Affairs Office. Zhou Guoan’s side had got 4 votes. With Yan Liang’s vote, it will be 5 votes. Xu Yan only has 3 votes. She needs 3 more people to support her. But Pang Bin had expressed his support and Liu Hua will give up his vote. There were no more people.

5:3

This will be the final outcome.

“Xiao Dong do have the capabilities.” Yan Liang did not say much. But his tone was very obvious. “But his age?” If this were mentioned by someone else, Xu Yan and Song Shoujie would surely retort. But it was Chief Yan who suggested. It was different. Xu Yan could feel Yan Liang’s attitude. She sighed in her heart. She knew there was nothing she could do. The No.1 and No.2 of the branch had decided to support Guo Shunjie. There was no way Guo Shunjie would not get this position.

Zhou Guoan added. “State Security is a special department in our country, and the General Affairs Office handles the documents of a lot of departments. For a two-month-old newbie, we must take time to monitor and observe him. I am sure no one here wants any accidents to happen in the future.”

Xu Yan’s face changed. “These words are too serious.”

Zhou Guoan smiled. “It’s better to be safe than sorry.”

Song Shoujie frowned. “Xiao Dong’s background checks were already concluded. If not, he will also not enter the State Security. This should not be mentioned now……”

“Let’s stop arguing.” Yan Liang massaged his temples. “Since Guo Shunjie and Dong Xuebing are the top candidates, then we shall vote. Those that support Guo Shunjie raise your hands.” Yan Liang did not raise his hand immediately. When there were different views, he will usually wait until after everyone have expressed their views.

Yan Liang was a righteous person. But being righteous was only his weapon for power. Struggling for power…… was the primary motive for being in politics!

Yan Liang had high political wisdom. If not, he would not climb to the position of branch bureau Chief.

“I support Guo Shunjie.”

“Me too.”

Zhou Guoan, Li Mingyu, Zhao Jingxi, Cheng Haimei raised their hands. 4 votes!

Yan Liang nodded. “Those that support Dong Xuebing raise your hands.”

Xu Yan was the first to raise her hand, followed by Song Shoujie and Yang Yizhong. 3 votes!

Zhao Jingxi smiled, and side glanced to his side. But this gesture made Pang Bin furious again. Chief Pang still remembers Zhao Jingxi’s sarcastic remarks earlier, and he wants to stir up the problem for him. Pang Bin loudly said. “Since Guo Panwei does not have any chance, then I think Dong Xuebing is a better candidate than Guo Shunjie.” He finished speaking and raise his hand!

4 votes!

Zhou Guoan sneered.

Zhao Jingxi knew from Zhou Guoan that Chief Yan will support them. He smiled at Pang Bin.

Pang Bin also knew from Yan Liang’s tone that nothing will change even if he supported Dong Xuebing. But he still raises his hand. His purpose was only to add some obstacles to Zhao Jingxi.

Zhao Jingxi’s sarcastic remarks and Cheng Haimei’s last minute change of mind had pissed Pang Bin off.

Xu Yan and Song Shoujie looked at each other and smile warily. They knew this was decided. But they were still surprised to see they had gotten 4 votes. It was the same number of votes as Zhou Guoan’s side. This was still a good sign. If Dong Xuebing was slightly older and had a longer length of service, the results will be different. Chief Yan might also……

“I support Dong Xuebing!”

When everyone was waiting for Yan Liang to announce Guo Shunjie’s promotion, they heard someone saying this. Everyone was shocked!

1 second…….

2 seconds……

The time seems to have stopped!

Zhao Jingxi looked at the person sitting beside him in shock. This was someone who never says anything during their meeting. He still thought he had misheard. “What?”

Yan Laing, Zhou Guoan, Xu Yan, Song Shoujie, Cheng Haimei, Li Mingyu and the rest all turned to look at that person. All of them had different facial expressions.

This person had come to the Western District for more than a year. He had never expressed his views during their Party Committee meetings before. All this while, he has been keeping quiet in a corner from the start until the end of the meetings. Liu Hua, who have always give up his vote, had voted for the very first time in their sessions! Liu Hua raised his hand and did not give any reason. He only repeated what he said calmly: “I support Dong Xuebing.”

5 votes!

No one expected Liu Hua to say anything, but at this very moment, he opened his mouth!

This was surprising!!!!

At this moment, Xu Yan could feel goosebumps. She stared at Liu Hua in shock before turning to look at Yan Liang!

Zhou Guoan’s face was black. Very black. He also turned to look at Yan Liang!

Song Shoujie swallowed his saliva and turned to look at Chief Yan!

Soon, everyone was looking at Yan Liang. They want to know who will Yan Liang support!?

Yan Liang took a deep breath. He had wanted to vote for Guo Shunjie. Yes. That was what he had decided. Firstly, Dong Xuebing was too young, and he still prefers Guo Shunjie, who was older. Secondly, he wanted to sell Zhou Guoan favor. They had already discussed this before the meeting. But now, Yan Liang suddenly realized that…… he cannot vote for Gou Shunjie!

Yes. Yan Liang cannot vote for him!

It was 5:4 now. Even if Yan Liang vote for Guo Shunjie, it will still be 5:5. A draw!

The No.1 and No.2 of a branch bureau voted for the same person, and the result was a draw, it will be a laughing stock if words get out! This Leaders in the City Bureau will think there are some problems with the leadership in the Western District branch!

If Yan Liang had voted for Guo Shunjie at the first moment, Pang Bin will surely not dare to vote for Dong Xuebing!

If Yan Liang had openly voiced out his support for Guo Shunjie, then they will not need to vote!

If……

But…… there are no so many ifs!!!

Chapter 75 – Deputy Chief!

12 pm. It was the official lunchtime for the General Affairs Office.

But no one from the office went out for lunch. Guo Panwei was staring at the ceiling in a daze. Guo Shunjie was smiling confidently. Changjuan and Tan Limei were looking at each other. Zhuang Zhi was typing some reports, but he kept stealing glances at Guo Shunjie’s direction. Even Old Yan stopped reading his newspaper and kept looking at the corridor. Based on previous experiences, after the Committee Meeting, Xiao Lu, who was taking the meeting minutes, will pass by the hallway.

1 minute……

5 minutes……

There was still no one.

Tan Limei’s stomach was growling, and she blushed. “Zhuang Zhi, Bing Zhi, let’s go for lunch?”

Dong Xuebing was very nervous and did not have the mood for lunch. “Let’s wait a while longer.”

Zhuang Zhi scratched his head. “Errrrrr…… I will also wait for a while.”

Guo Shunjie sneered at them. He speaks to himself in his heart. You all still don’t know the situation? It’s evident that other than me, who else will be the Deputy Chief of the General Affairs Office? Even Guo Panwei had given up the fight. But despite knowing the final result, Guo Shunjie also did not go out for lunch. He wants to hear the news from Xiao Lu straight and look at the expressions of the others!

Shock? Jealous? Hatred?

Guo Shunjie was waiting for this beautiful moment. He had nothing to do now and starts to think of ways to reorganize the General Affairs Office. Yes. Dong Xuebing must be dealt with first. But Director Li Qing was close to him, and I cannot make it too visible. I must think of a way. Right. I will let Dong Xuebing take care of the office’s cleanliness from now on. He will still have to change the water and carry things. That will be his job today! Guo Panwei will be the second person. Hmph! Dare to vie with me for the position of Deputy Chief? Xiao Tan have been hardworking. I will let her off. Changjuan knew the situation and had been respectful to me recently. I will also let her off. As for Sun Zhuang and Old Yan…… Depends on my mood!

At the other side of the office.

Changjuan dragged Tan Limei, Dong Xuebing, and Zhuangzhi to one corner.

Tan Limei was hugging her stomach and whispered: “How come the meeting have not to end? If I wait any longer, I will faint from hunger.”

“I think it should be ending soon.” Changjuan laughed. “It should be another 10 minutes at most. Let’s wait a while more and then go for lunch together.”

Zhuang Zhi nervously asked. “Sister Chang, who do you think will be our new Deputy Chief? Is it that Guo Shunjie? Does Guo Panwei have any chance?” Zhuang Zhi also dislikes these two people. But comparing both, he still hopes for Guo Panwei to be promoted.

Changjuan rolled her eyes. “I have told you all previously that Guo Shunjie will definitely be our new Deputy Chief. Why are you still asking?”

Zhuang Zhi smiled embarrassedly.

Dong Xuebing kept quiet and was playing with his fingers.

Changjuan could tell Dong Xuebing was very nervous, and she sighed. “Xiao Dong. You might not like what I said. But in government service, you must be humble and respect thee, leaders. Listen to me. If you need to bow down to others, just bow down. If not, you will do harm to yourself……. Sighed…… This is my advice to you. You decide for yourself.”

Zhuang Zhi patted Dong Xuebing on his arm. “Bing Zhi……”

Dong Xuebing shook his head. Bow down? Bow down to Guo Shunjie? Over my dead body!

Old Yan also walked over and said softly. “This office will not have peace in the future.”

“That’s right.” Tan Limei looked over at Guo Shunjie’s direction.

Ta…… Ta……. Ta…… It was the sounds of footsteps. Everyone looks out at the corridor. It was Xiao Lu!

Dong Xuebing’s heart was racing.

“Eh, Brother Lu, Brother Lu! Wait for a while.” Changjuan was slightly older than Xiao Lu. But this Xiao Lu was Branch Bureau Chief Yan’s favorite.

This was why she address him as Brother Lu. “What is it?”

Xiao Lu stopped outside the office and walked into the office, smiling with a stack of documents.

Guo Shunjie smiled and walk over to him.

Xiao Lu smiled back at him but did not speak to him. He looked around the office looking for someone.

Guo Shunjie had thought that Xiao Lu would speak to him first and then shake his hand to congratulate him for his promotion. But Xiao Lu’s reaction…… Guo Shunjie’s smile froze! This…… this…… I am not the Deputy Chief?! How can this be?!

Changjuan, Tan Limei, and the rest were shocked. Xiao Lu’s attitude was…… Could it be Guo Panwei? Guo Panwei was promoted?!

Guo Panwei saw how Xiao Lu reacted to Guo Shunjie and was overjoyed. He immediately stood up and asked: “Is it me?!”

But Xiao Lu did not even look at him. He looked towards Changjuan’s direction and walk over. The whole General Affairs Office were shocked. Xiao Lu smiled at Dong Xuebing warmly and nodded. “I saw you from far when Director Li’s office caught fire. Xiao Dong…… Oh, I should address you as Chief Dong now……. Hahaha…… Congratulations.”

Dong Xuebing’s nervousness was gone, and he replied with a trembling voice: “…… Thank you!”

Chief?

What Chief?

Chief Dong!?

Everyone in the office was stunned.

Xiao Lu smiled and said: “Chief Dong, I still need to deliver these documents. Let’s chat another day.”

Guo Shunjie was panicking. “What do you mean?!”

Guo Panwei also asked in shocked: “What is happening?”

Xiao Lu shook his head and did not say anything. He quickly walks out of the office.

After Xiao Lu left the office, the whole office was quiet.

Everyone looked at each other, and then all of them looked at Dong Xuebing!

Tan Limei asked in shock. “Bing Zhi, don’t tell me that you have become our new Deputy Chief?”

Changjuan was confused: “How can this be? Is this real?”

“Bing Zhi!” Zhuang Zhi stared at Dong Xuebing and asked: “How come it’s you?”

Dong Xuebing suppressed his excitement and showed a “calm” smile: “The official order is not out yet. I am also not sure.”

Old Yan asked: “Is it really you?”

Guo Panwei had never expected Dong Xuebing to be promoted. He slumped back on his chair.

Guo Shunjie’s face became pale, and he turned around and ran out to look for Political Commissar Zhou!

How come it’s Dong Xuebing?

How was it possible?!

It should be everyone else except for him! This must be a mistake!

When General Affairs Office was still in shocked, Dong Xuebing received a call from Xu Yan. Xu Yan only said two words: “It’s done.” Dong Xuebing sat down on his chair and closes his eyes. He was overjoyed!

It’s real!

From now onwards, I am the leader of the General Affairs Office!!!!

Chapter 76 – Congratulations!

News of Dong Xuebing’s promotion spread throughout the whole Western District in one afternoon. All the office chiefs and staff members were surprised by this news. Xiao Dong was only 23 years old and had just joined the bureau recently. How come he was promoted so fast? Those with insider information were shocked. Dong Xuebing managed to get Deputy Bureau Chief Liu Hua to speak up for him? Liu Hua had been keeping quiet for almost two years! Dong Xuebing even beat the candidate chosen by Political Commissar Zhou? This was too……

Political Commissar office.

Guo Shunjie asked angrily: “Uncle Zhou, what happened? Didn’t you tell me that everything will be alright?”

Zhou Guoan was also furious. He pulled a long face and said: “You still dare to ask me? What did I tell you on that day when your parents are around? Have more contacts with Chief Yang! Even if you cannot get his vote, you must not let him vote for others! But what did you do? Not only Yang Yizhong and Chief Xu strongly object to you being promoted, even Liu Hua…… You tell me now! Tell me when did you offend them? Why didn’t you tell me beforehand?”

Guo Shunjie immediately replied: “Uncle Zhou, I swear I did not offend any of them, especially that Liu Hua. I did not even speak to him before.”

“Shut up!” Zhou Guoan banged the table. “If you did not offend them, then it’s Dong Xuebing who got their votes by himself? He has just entered the bureau for less than two months! How is it possible he gets their votes?!”

“But I…… I really did not offend them!”

At the same time, the Political Section Chief Office.

Guo Panwei looked at Pang Bin blankly. “Chief Pang, how come it’s Dong Xuebing that got promoted?”

Pang Bin was also clueless. He also did not know what happened. “Panwei, where did this Xiao Dong come from? How come Chief Xu supported him? Also, is his relationship with Chief Yang and Chief Liu close? Have you seen them speaking to each other in private?”

Guo Panwei replied with a sullen face. “I only know that Dong Xuebing is close to Director Li Qing. Chief Xu, Chief Liu, and…… Oh, during the soccer matches, Dong Xuebing had helped the team to win the match. Chief Xu was overjoyed because of this. Could this be the reason? Oh, Dong Xuebing was in-charge of writing Chief Yang’s speeches. This might be the reason. But…… Chief Liu? Eh? Chief Liu supported Dong Xuebing?”

At the other side of the Western District Branch Bureau.

A man in his 40s said: “Chief Xiao Dong, congrats.”

Xiao Gao from the Political Affairs Section: “Chief Dong, you are promoted. Shouldn’t you give us a treat?”

Public Security Sixth Bureau’s Xiao Wang: “Chief Dong, I am here to congratulate you.”

These were all colleagues Dong Xuebing knew from the soccer match. Although Dong Xuebing was overjoyed, he did not let it get to his head. During this time, he must keep a low profile and be humble. His reply to them was that the official orders were not out yet and asked them to stop addressing him as Chief Dong.

After lunch, when Dong Xuebing was about to return to his office, he received a call from Li Qing.

Dong Xuebing immediately ran upstairs to Li Qing’s office. The moment he entered the office, he heard Li Qing laughing loudly: “Good job! You are good!”

It’s important to be humble and keep a low profile among colleagues, but in front of leaders, Dong Xuebing cannot behave this way. He must not let the leader feel that he was pretending. Dong Xuebing gratefully replied. “Thank you, Director Li. If it wasn’t for your nomination, my name will also not appear in the Party Committee Meeting, and I will not get the opportunity to be the Deputy Chief.”

Li Qing was satisfied with Dong Xuebing’s attitude. He laughed: “There’s no need to thank me. To be honest, I am not the one who helps you get this position. Even Chief Xu and Secretary Song did not expect you to be promoted. You are fortunate. Chief Yang, Chief Pang, and even Chief Liu voted for you.”

Dong Xuebing was stunned.

“Chief Pang? Shouldn’t he be supporting Guo Pangwei?”

Li Qing smiled and told Dong Xuebing about what happened during the meeting. He had heard the whole process.

Dong Xuebing was sweating after he heard what happened during the meeting. It was a close shave. He was relieved that he had played his moves right. The speeches for Yang Yizhong, winning the soccer match for Xu Yan, giving Liu Hua the pair of Lion Heads. If he did not do all these…… He will never get the position of Deputy Chief!

After leaving Li Qing’s office, Dong Xuebing went straight to Xu Yan’s office.

On the way to Xu Yan’s office, Dong Xuebing suddenly remembered that he should thank Xu Yan immediately after he got the news of his promotion. He should not go for lunch first. Damn. He had forgotten all about it!

Xu Yan and Song Shoujie were in the office.

Dong Xuebing was worried that Xu Yan would be unhappy with him. He immediately thanked her and Song Shoujie before they could even open their mouth.

Song Shoujie laughed and asked. “Xiao Dong, are you close with Chief Yang and Chief Liu?”

Dong Xuebing knew that Song Shoujie wanted to know how close he was to the two other Deputy Bureau Chiefs. He immediately acts innocent and replied: “I have only written a few speeches for Chief Yang……. We are not that close. I am not sure why Chief Yang and Chief Liu voted for me. Could it be that Chief Liu does not like Guo Shunjie?”

Song Shoujie nodded.

Xu Yan looked at Dong Xuebing and smiled. It was rare to see her smile. “Cherish this opportunity well. I have been with the Bureau for many years, and this is the first time I see someone less than 2 months getting promoted.”

Dong Xuebing immediately said. “It’s all because of Chief Xu and Secretary Song’s support.”

Xu Yan asked: “You are 23 this year? Your age and experience are lower than 95% of the people in our branch. There will surely be people talking about you behind your back. You must keep a low profile these few days……” Xu Yan gave some advice to Dong Xuebing and then asked him to return to work. “Ok. Go back to work now.”

“Thank you for your advice.”

After leaving Xu Yan’s office, Dong Xuebing thought for a while and went to thank Yang Yizhong and Liu Hua. After that, he went to thank Pang Bin and Yan Liang. No matter what’s the reason they had voted for him, he must still thank them. If not, they might think of him as someone ungrateful.

After visiting all the leaders, looked out of the window along the corridor.

He thought he needs a few years to get promoted. He never expects his promotion to come so early!

Civil Servant entrance exams…… Joining the Party…… Promoting to Deputy Chief…… He was one more step closer to entering the Central Government!

Chapter 77 – Celebrations!

Evenings. North Heping Street.

It was early November, and it was chilly in the morning and evenings. There was a cold breeze. Dong Xuebing had only worn a shirt to work, and the material was not thick. But he was not cold. His whole body was burning due to his excitement.

When Dong Xuebing was about to walk up the stairs, he saw his neighbor Section Chief Xu and his son, Xiao Dong.

Xiao Dong, who was holding on to some reference books, the face changed when he saw Dong Xuebing. He keeps staring at Dong Xuebing.

Section Chief Xu looked at Dong Xuebing for a while and told his son: “Let’s go.”

“Ok.” Xiao Dong looked away from Dong Xuebing and went up to the stairs with Section Chief Xu.

It’s been a while since Dong Xuebing met Xiao Dong. The last time they met was at the Civil Service Entrance Exams. Xiao Dong should be preparing for the next exams which werein the first quarter of the year. Dong Xuebing could felt the irony. Two months ago, he copied Xiao Dong’s answers and barely pass the exams. Two months later, Xiao Dong was still preparing for the exams, and he was already a party member and a Deputy Chief!

Level 3. Dong Xuebing pressed the doorbell of unit 302. Qu Yunxuan’s unit.

Ding-dong, Ding-dong. No one opens the door.

Dong Xuebing was puzzled. At around 4 pm, Aunt Xuan had sent an SMS to him, telling him that she will prepare dinner. How come she was not at home? Dong Xuebing took out the spare key given to him by Aunt Xuan and opened the door. He wants to help wash the vegetables and cut the meat first. But when he entered the apartment, he could smell the fragrance of shampoo. It was the familiar smell of Head & Shoulders Shampoo.

“Xiao Bing?” Qu Yunxuan walked out from the bathroom with only a white towel. Lots of her fair skin was showing. Her deep cleavage, long legs…… She was sexy……

Dong Xuebing immediately bushed. “Errr…… I didn’t know you are at home. I…… had pressed the doorbell, and no one opened the door.

“I am using the hair dryer just now and didn’t hear the doorbell.” Qu Yunxuan lowered her head and looked at herself. She was also blushing.

“Errr…… I…… I will go back first.”

“Why are you going back? Come in and close the door.”

“Oh…… Yes…..” Dong Xuebing quickly closes the door. He was afraid other people will see his Aunt Xuan wrapped in a towel.

In the living room, Qu Yunxuan flicked her damp hair and poured Dong Xuebing a glass of tea. “Have some tea first. I need to change.” She was gentle, and her breath smells of alcohol.

After Qu Yunxuan closes the door, Dong Xuebing realized what happened. “You are drinking just now?”

Qu Yunxuan replied from the room: “Yes. I drank with a client during lunch. I am still feeling giddy now.”

“If you can’t drink, don’t drink. You might get drunk.” Dong Xuebing was worried.

“Haha, I know. When I meet clients, I will normally bring Xiao Tao from my team. I seldom drink when I am meeting clients. But I had no choice today.” The bedroom’s door opened. Qu Yunxuan walked out. She was wearing a cream colored silk slip dress, and she adjusts the temperature of the air conditioner. She turned to Dong Xuebing and smiled. “Tell me what you want to have for dinner?”

“Oh, I need to tell you something first.” Dong Xuebing said. He was excited to share this good news with her.

“What is it?” Qu Yunxuan laughed and rolled her eyes. “Look how happy you are. You are grinning like a fool.”

“Hehehe…. It’s……” Dong Xuebing cleared his throat and paused for a while. “Our branch has a Party Committee Meeting this morning. After discussion, they decided to promote me to be the General Affairs Department’s Deputy Chief. But because of my length of service and experience, my rank is still the same, but my salary and benefits had increased. That’s all.” Branch Bureaus under Direct-controlled municipality are Divisional level agencies. The General Affairs Department is Section level, and the General Affairs Office under the General Affairs Department is Deputy Section level. Unless it was those senior officials like Zhou Changchun that was promoted to the rank of Deputy Chief, the rest of the deputy chiefs can only receive Deputy Chief rank’s salaries and benefits, and not hold the actual rank.

Qu Yunxuan sat down beside Dong Xuebing on the sofa and moved closer to him. She playfully knocked his head 3 times: “Stop bluffing!”

Dong Xuebing replied anxiously. “It true. The order will be out these two days!”

Qu Yunxuan raised her arm to scare him: “You really think I am drunk? I will beat you if you still try to bluff me.”

“Ahhh…… Aunt Xuan, it’s real. I am not lying. Almost everyone in my branch knows about this.”

“You are only 23 years old and have just entered the bureau for less than 2 months.” Qu Yunxuan still does not believe him.

Ring, ring, ring….. Dong Xuebing’s iPhone 4 rang. He answered. The caller spoke loudly, and Qu Yunxuan could hear it. “Hello? Is this Chief Dong? I am Old Liu from the Political Section. I am calling to congratulate on your promotion. Hahaha. I was still telling my wife about you yesterday. I told her that you are very capable, and you will be promoted soon. I am right. Come over to my place for dinner some time. I will ask my wife to cook something good for you.”

“Thank You Chief Liu…… I will visit you at your place some other day.”

After hanging up, Dong Xuebing smiled and waved his HP at Qu Yunxuan. “Did you hear what he said?”

Qu Yunxuan was stunned. “Xiao Bing! You are really the Chief of your office?”

“It’s Deputy Chief.”

“Deputy Chief is also a Chief!” Qu Yunxuan reached out and pinched Dong Xuebing’s cheeks, shaking his left and right. “Since when you become so capable? How old are you and you are getting the Deputy Chief’s salary and benefits? Tell me, why are you so capable?!”

Dong Xuebing was slightly embarrassed by Qu Yunxuan’s praises. “Hehe, it’s all luck.”

Qu Yunxuan seems to be more excited than Dong Xuebing. “No. We must celebrate your promotion. Eh, you should have told me earlier. If I know about your promotion earlier, I will buy more food back. Why not we eat out today?”

“There is no need to be so troublesome. Just any two dishes will do.”

“Ok.” Qu Yunxuan got up and wore her apron. “I will cook a wonderful dinner for you now.”

Dong Xuebing rolled up his sleeves and followed: “Let me help you.”

Qu Yunxuan turned and poked his head, making Dong Xuebing move a few steps back. “My little Chief, you don’t need to do anything today. Just sit there and wait for dinner.”

Chapter 78 – Holding Aunt Xuan’s hand

“Come, let’s have a toast for Xiao Bing’s promotion.”

“Ok. Thank you.”

“Hurry up and eat. Try my braised pork belly.”

“Wow…… it’s hot and delicious.”

“Eat more. Have some fish too.”

Dong Xuebing let out a loud burp after dinner and sat at the sofa with Aunt Xuan to watch the news. In the past, Dong Xuebing seldom watch TV. It was because there were no TV in his university hostel and his family was poor. Whenever he has free time, he will be working part-time to make ends meet. He does not have the time to think of the current affairs. But now, Dong Xuebing was a leader, and he changed. He needs to take note of the current affairs as this will be useful for his future prospect.

On TV, the Central Government officials were talking about housing reforms.

Qu Yunxuan laughed and teased Dong Xuebing. “Our Xiao Bing is interested in news now?”

Dong Xuebing nodded. “I need to work hard for my future.”

“My advice to you is not to aim too high.” Qu Yunxuan crossed her legs. But she remembered she was wearing a short slip dress and she quickly closed her legs and playfully pinched Dong Xuebing’s nose. “You must be lucky to get promoted, and you must cherish this opportunity. You must secure your position first and don’t think of climbing up too soon. Your foundations are too week and lack the experience. Take one step at a time.”

Dong Xuebing slowly nodded. “I know. I will try not to make any mistakes first.”

“That’s right. It is not easy to be a leader. You have to take care of your relationships with others.”

The news ended, and after the advertisements, it was the weather report.

While watching the weather report, Qu Yunxuan was rubbing her the back of her neck. “It will be cold tomorrow? Remember to wear more clothes tomorrow.”

Dong Xuebing acknowledged and looked at Qu Yunxuan’s neck curiously. “Are you having shoulder aches? Is it because of dinner just now? I said I will help you, but you refused.”

“It’s not about making dinner. These few days I am very busy with work and have no time to rest.”

“Here, sit straight. I will massage your shoulders.”

“Hehe, no need. I will be fine after a good night sleep.”

“We are so close, you don’t need to be so polite to me. Hurry and sit upright.”

“Ok…… Fine. After the massage can you help me do Gua Sha?”

“Ok.” Dong Xuebing had designs on Qu Yunxuan. He was not far from fulfilling Aunt Xuan’s dream of setting up her own company. Now, he aimed to get into Aunt Xuan’s good books, and this way, she will agree to be his girlfriend in the future. Dong Xuebing took out the Gua Sha oil and scrapper. He dripped a few drops of oil on Aunt Xuan’s neck and start the Gua Sha. “Aunt Xuan, if you have neck aches in the future, let me know. I will help you with Gua Sha or massage.”

Qu Yunxuan, who was sitting upright with her head face down, smiled. “Ok. Thank you.”

“There is no need to thank me. You have been cooking and doing the laundry for me these two months. I should be the one thanking you.” Dong Xuebing was standing behind the backrest of the sofa, looking at Qu Yunxuan’s fair neck. She was leaning slightly forward, and Dong Xuebing could see the fullness of her bosom through the opening of her dress from the top. Dong Xuebing could feel his temperature rising. His first reaction was to tiptoe to try to see more of Qu Yunxuan.

“Xiao Bing, is it done?”

Dong Xuebing quickly looked away and replied. “Yes. It is very red.”

Qu Yunxuan bunched up her hair and said. “My left shoulder is aching the most. Help me, Gua Sha, that part.”

“Ok…… Ah…… It’s all purple now. You caught a wind?”

“Maybe it’s because I forgot to close the windows last night.”

The last time when Dong Xuebing massaged Qu Yunxuan was through her clothes. But this time, he was rubbing her smooth back. The feeling was different. After Dong Xuebing performed Gua Sha on Qu Yunxuan’s neck and upper back, his hand was aching.

“You are tired? Take a break.” Qu Yunxuan grabbed his hand and massaged it.

“It’s fine. Are you feeling better?”

“Yes. I can feel the knots on my neck loosen.”

Dong Xuebing knew that Qu Yunxuan’s impression of him had increased. It might not be a lot, but it was better than none. He knew it will take time for her to change her impression of him. He looked at Qu Yunxuan, who was gently massaging his hand. He could feel the warmth of her hands, and he thought to himself. ‘Is this considered holding hands? Huh? This should not be holding hands. Sighed…… when can I hold her hands?’

Dong Xuebing asked himself the same question again. Does Aunt Xuan like him?

Dong Xuebing had asked Qu Yunxuan whether if she would consider dating him after she set up her own company, during his second confession in the hospital. Qu Yunxuan did not answer him and avoided the question. She should like me, but she was too shy to admit it……. But her reaction might also be she does not like me and did not want to reject me directly…….

Does she like me or not?

How does she feel about me? Could it be that she is in between?

Qu Yunxuan released his hand and smiled: “Ok. You watch TV by yourself. I will go and soak the beans, and we will have beans porridge tomorrow morning.”

The TV was playing the opening theme song of a drama. The melody is gentle and sweet.

Dong Xuebing felt it was a pleasant ambiance. He blinked and mustered his courage to grab Qu Yunxuan’s hand. He wants to see if she will allow him to hold her hands. If she allows, that means she likes Dong Xuebing. But if she shies away, that means…… nothing. She might not mean anything even if she dodged.

Half a second……

One second……

Dong Xuebing’s fingers held Qu Yunxuan tightly. He was looking forward to her reaction.

Qu Yunxuan looked at him sternly and retracted her hand. “What are you doing? You have no respect for your elder! Are you looking for a beating?”

She hides from me!

She still does not accept me!

Dong Xuebing immediately said the magic word silently. BACK!!!

……

“I will go and soak the beans, and we will have beans porridge tomorrow morning.”

“Ok. Add more barley rice. I like to eat barley rice.”

“Ok.”

Dong Xuebing!

You still need to try harder!

Chapter 79 – First day at work after promotion

Today was the first day after the official orders came out.

Morning. Dong Xuebing looked at himself in the mirror and adjust the suit he was wearing. He purposely leaves home slightly later and made his way slowly to work. Why did he intentionally go to work late? Dong Xuebing understood why all the leaders in the government agencies went to work a few minutes late. That’s to show their status. If the leader was earlier than the staff members, then what’s the difference between being the leader and the rest? He needs to show his staffs that he got the privilege to be late.

Branch Bureau’s compound.

“Good morning Chief Dong.”

“Chief Dong.”

A few staff members from other departments greeted Dong Xuebing politely.

It was pleasant to his ears. Dong Xuebing smile and nodded. “Good morning……”

In the past, Dong Xuebing walked around his workplace at a fast pace. This was to leave an impression with the leaders that he was hardworking and eager. But now, Dong Xuebing slowed down. He needs to create a steady image. His position was different now, and the things he had to consider was also changed. Dong Xuebing slowly got the hang of how a leader should behave.

He walked along the corridor and entered the General Affairs Office.

The moment he stepped in, there were sounds of chairs dragging. Tan Limei, Zhuang Zhi, Changjuan, Guo Panwei and the rest stood up.

Changjuan, with thick makeup, smiled: “Chief Dong, you are here.”

Tan Limei awkwardly greets: “Good morning Chief Dong.”

Old Yan and Zhuang Zhi also greeted him as Chief Dong.

Two days had passed. Guo Shunjie and Guo Panwei had accepted the fact that Dong Xuebing had become their superior. But both their attitudes were different. Guo Shunjie was the last one to stand up. He unwillingly greeted Dong Xuebing: “Chief Dong.” Then he pulled a long face and return back to his sit to type something. Guo Panwei seems to have gotten over the fact that he did not become the Deputy Chief. He smiled at Dong Xuebing and politely said: “Chief Dong, I have cleaned up the office for you. If you feel it is still not clean, let me know.”

Hehehe, this Guo Panwei knows his place.

Dong Xuebing had expected Guo Shunjie to react this way. But he did not expect Guo Panwei to change so fast. But Dong Xuebing was still satisfied with his performance. Dong Xuebing imitated Zhou Changchun and nodded slightly. “There is a meeting at 10 am in meeting room 3. Guo Panwei, Guo Shunjie, both of you go and set up the meeting venue. Xiao Tan will prepare the materials for the meeting. Prepare 12 sets. Changjuan, Sun Zhuang, both of you go to Chief Xu’s office later. There are some documents to be delivered.” Dong Xuebing’s position was different now, and he had to change the way he addresses his colleagues. It does not matter after work, but at work, he cannot use the nicknames “Tan Zhi, Zhuang Zhi” anymore.

Guo Panwei replied immediately. “Yes. I will go now.”

Guo Shunjie did not say a word. But he stood up and went upstairs with a sullen face.

After assigning the tasks, Dong Xuebing entered his small office. The room was tidied up, and it was spotless. The things left behind by Zhou Changchun were removed. Dong Xuebing sat down on the comfortable office chair and switched on the PC. He closed his eyes and took in a deep breath. He thought back about the feeling of assigning tasks earlier. He was still not accustomed to it. Luckily, he had practiced several times last night. If not, he might stutter just now.

Dong Xuebing hummed a tune and brewed a cup of tea for himself. He then played minesweeper on the PC. This is the advantage of being a leader. Everything can be delegated out to the rest, and the leader does not need to do anything.

After a while, someone knocked on the door. The knocking was soft.

Dong Xuebing could tell the person knocking on his door should not be a leader. He closes the minesweeper and said sternly: “Come in.”

The door opened, and Tan Limei and Zhuang Zhi entered.

After closing the door, Zhuang Zhi scratched his head and smiled to Dong Xuebing. “Bing Zhi, that……”

Tan Limei jumped and quickly poked Zhuang Zhi’s waist. She suddenly interrupts: “Chief Dong, there is a document that needs your signature.” She was furious at Zhuang Zhi. She had reminded him several times yesterday to be respectful to Dong Xuebing. They cannot treat Dong Xuebing as friends anymore. Dong Xuebing was now their direct superior. They cannot address him as Bing Zhi anymore!

Zhuang Zhi blushed and looked at Dong Xuebing. “Chief Dong, this is the document from Chief Xu.”

Dong Xuebing was speechless. “Tan Zhi, Zhuang Zhi, don’t behave this way. When there is no one around, you all can still call me Bing Zhi.”

Tan Limei looked at Dong Xuebing nervously: “Errr…… this is not right.”

“Save it.” Dong Xuebing laughed. “When I hear you calling me Chief, you give me the feeling that you are up to something no good.”

Tan Limei stared at him: “Who is up to no good? Hmph! You are the one who said this, I will call you Bing Zhi. Bing Zhi, sign here!”

Zhuang Zhi laughed and passed the document over.

“Ok. Let me take a look first.” Dong Xuebing scanned through the document and signed it. “Send it to the filing department.”

Tan Limei smiled and replied in a weird tone: “Chief Bing Zhi, you are so successful now. Don’t forget us when you become a director of a department or the Branch Bureau Chief in the future. Zhuang Zhi and I will follow your footsteps closely.” She expressed her desire that they will become Dong Xuebing’s loyal aides.

Dong Xuebing replied: “I barely got this position and you are talking about bureau chief? Stop teasing me. But as long as I am in the General Affairs Office, I will make sure no one will bully you all.”

“Hahaha. We will remember your words.” Dong Xuebing did not put on the airs of a leader in from of them, and Tan Limei was glad. She returned to her usual ways of being straightforward. But she still has to be careful of her words when speaking to Dong Xuebing. She cannot speak her mind without thinking.

After Tan Limei and Zhuang Zhi left, Dong Xuebing thought about how he could improve this office.

A new broom sweeps clean. Should he do something about the office?

Who should he target first? Who else? Guo Shunjie, of course!

Dong Xuebing also knew that if he creates trouble for Guo Shunjie, who had grudges with him in the past, others will see him as someone petty. But Guo Shunjie had been bullying him since the day he joined the bureau and had even claimed that he kicks him out of the bureau when he becomes the Deputy Chief. Now, Dong Xuebing was promoted instead of him. There was no way Dong Xuebing would let him off. Take care of him and let him off to show others that he was a magnanimous person?

Damn! Who cares about all these?

I must take revenge on him!

Chapter 80 – This is the perks of having authority!

10 am.

Dong Xuebing was about to call Guo Shunjie into his office when Guo Panwei knocked on the office. Guo Panwei had also ordered Dong Xuebing around in the past, and Dong Xuebing does not like him. Furthermore, Guo Panwei does not have any strong backings. Other than being close to Chief Pang, there were rumors that his uncle was a leader in the Customs. This was the reason Guo Panwei was the second person to be dealt with.

“Chief Dong, I have completed my task. Is there any other orders?”

“The meeting room is set up?” Dong Xuebing asked.

Guo Panwei smiled. “I have arranged it according to your instructions. Everything is in order.”

Dong Xuebing nodded. He picked up his teacup and realized his tea had gone cold. He placed the cup back on the desk.

Guo Panwei saw it and immediately bring over the hot water flask. He poured the hot water into Dong Xuebing cup. “Please have some tea.”

“Hmmm.” Dong Xuebing was surprised. This Guo Panwei really knows how to curry favor. He was also very shameless. Dong Xuebing was much younger than him, and he could still bow down. Dong Xuebing knew that he could never behave like Guo Panwei. He was quite impressed by Guo Panwei, and he hesitated for a while. Since Guo Panwei knows his place now, then I will deal with him some other time. I will observe his performance first. “Call Guo Shunjie in.”

Guo Panwei nodded and left the office.

About 10 seconds later, someone knocked on the door softly.

Dong Xuebing sneered. “Come in!” Guo Shunjie sullen face looks like his father had just passed away. Dong Xuebing can’t be bothered to speak to him. He just threw a stack of documents on the table. “Enter these data into the system and do a back up on these documents. Do it immediately. I want it before the end of the day!” If Tan Limei were to enter these data, she would take at most 3 to 4 hours. But for Guo Shunjie, he will need at least 7 to 8 hours.

Guo Shunjie gritted his teeth. “I have to complete this alone?”

Dong Xuebing looked at him. “What do you think?”

Guo Shunjie was cursing and swearing in his heart. He kept his anger and carried the documents out.

After Guo Shunjie left, Dong Xuebing pressed the intercom, and Tan Limei answered. Dong Xuebing said: “Tan Zhi, I have given Guo Shunjie a document to type. Please help me monitor and don’t let others help him. He got to do that alone.”

Tan Limei laughed when she heard that. “Ok. I know what to do.”

One month ago, Guo Shunjie had given his work to Dong Xuebing, Zhuang Zhi and Tan Limei. Now, it’s payback time.

The whole afternoon, all the staff members had nothing to do except for Guo Shunjie. He had been typing furiously since morning. 7 hours had passed, and Guo Shunjie was exhausted. His back was killing him, and fingers numb. Guo Shunjie and the rest of his colleagues did not have a good relationship. Tan Limei, Changjuan, Old Yan, and the rest were looking at him. They were enjoying themselves.

When it was almost time to knock off, Guo Shunjie managed to finish typing the document and pass the Word document to Dong Xuebing.

Dong Xuebing saved a copy into his PC but did not ask Guo Shunjie to sit down. He opened up the file and start reading the document. 10 minutes, 20 minutes…… Dong Xuebing was furious. He stared at Guo Shunjie and imitated Yang Yizhong and other leaders. “What are you doing? Ah? You can’t even complete a simple task? Do you even know what you are typing? Did you even go to school? The whole document is full of wrong words. What am I supposed to do with it? You want me to submit this report to the higher ups?”

Guo Shunjie turned pale. “I don’t have enough time!”

“Stop finding excuses!” Dong Xuebing banged the table. “Xiao Tan also uses the same amount of time to type out a report. How come she can do it and not you? You have a smaller brain than Xiao Tan, or are you missing one limb?” Dong Xuebing paused for a while. “I am telling you that I want this document today no matter what. If you can’t finish, you stay back and finish it. You are not allowed to go back unless you finish this!”

Guo Shunjie was furious and was cursing Dong Xuebing in his heart. Damn! I will kill you and then…… He left the office to work on the report.

Before the office door was closed, Tan Limei gave a thumbs up to Dong Xuebing from under the table.

Dong Xuebing saw it and smile and winked back at her.

Changjuan saw Guo Shunjie being dealt with by the newly promoted Deputy Chief and was worried. Just two days ago, Guo Shunjie was still arrogant and confident that he will be promoted. But now, he was the first to get into trouble. Changjuan remembered that day when the Party Committee Meeting was still ongoing, she had advice Dong Xuebing to bow down to Guo Shunjie, and she was feeling uneasy. She was worried that Dong Xuebing would bear grudges against her.

The more she thinks, the more she got worried. It was almost time to knock off, and Changjuan touched up her makeup before knocking on Dong Xuebing’s office door.

“Come in.”

After entering the office, Changjuan closes the door behind her and faced Dong Xuebing with a seductive smile. “Chief Dong.”

Dong Xuebing could feel her gaze on him. “Have a seat. What’s wrong?”

Changjuan sat down with only half her butt on the chair. “Chief Dong, I would like to apologize to you. You also know that I don’t know how to keep my mouth shut. That afternoon on the day of the Committee Meeting, I…… Please forgive me. I……”

Dong Xuebing was stunned for a second and remembered what she was talking about. He laughed. “Sister Chang, take it easy. You are also trying to help me, and I understand that. You don’t need to apologize to me over such a trivial matter. I still thought you have done something wrong.”

Changjuan heard Dong Xuebing calling her Sister Chang, she felt better. “Hehehe, I knew Chief Xiao Dong will not blame me. Ah…… If there is no one around, can I call you Chief Xiao Dong? Will you be angry with me?” These words sounded reasonable, but Changjuan’s tone was seductive, especially when she says, “no one around.” It seemed awkward.

Dong Xuebing coughed. “Sister Chang, it’s fine. I don’t mind it.”

“Ah!”

“It’s time to knock off. You should go back early. Do you need to fetch your child?”

“My husband will fetch my child.” Changjuan laughed. “Chief Xiao Dong, I will go back first. If you need me in any way, just let me know.” She moved her right leg outwards, and her skirt was stretched opened. Dong Xuebing could almost see everything under her skirt.

Damn! What is she doing now?

Dong Xuebing could feel his temperature rising. After Changjuan left the office, Dong Xuebing wiped the sweat off his forehead.

Wow…… It was a special day today. There was too many the first time.

It was Dong Xuebing’s first time becoming a leader, his first time ordering his subordinates, his first time scolding someone, his first time being pleased by others, his first time being seduced……

No wonder everyone wants to be officials. This is the perks of having authority!

Chapter 81 – Receiving gifts!

Because Dong Xuebing had to monitor Guo Shunjie editing of the document, he left work later than usual.

This was the first time Dong Xuebing experienced the feeling having authority. He walked slowly towards his apartment. When he was about to enter the building, he heard the sound of windows opening and a bag of trash was thrown out from a fourth story. Bang! The bag of trash landed beside garbage sorting bins at the ground floor. The plastic bag of trash broke from the impact, and the garbage was spewed all over the place. Some leftover soup splashed onto Dong Xuebing’s shoes and socks. The feeling was grossed!

It’s from Section Chief Xu’s unit!

Dong Xuebing stood there in a daze for a while and looked at his dirty leather shoes. His anger was rising!

“Xu Dong! Are you fucking blind? Did you do that on purpose?” Chief Xu’s whole family had this habit of throwing their garbage out of their windows. There was once the trash almost hit Dong Xuebing and his mother. But at that time, Dong Xuebing’s family do not have any authority and dare not offend Section Chief Xu, who was working for the government. But now, Dong Xuebing was also an official, and he knew the custom officials had limited authorities. This was why he dare to shout at the fourth story window. “How many times has it been? Ah? Who will throw their garbage like this?! Is this your family’s upbringing?”

Dong Xuebing did not know if it was Xiao Dong or his parents who threw the garbage. So, he just scolded the whole family.

Many windows in the building opened to look at the commotion. There were also some residents who had just returned from work standing there to watch. Everyone living in that building was furious with Chief Xu’s family arrogance. But no one dares to offend them. Now everyone was glad to see Dong Xuebing, who had become a Civil servant scolding the Xu family. All of them felt good!

Suddenly, Xiao Dong’s head appeared from the fourth story’s window: “Fuck! Who are you scolding?”

Dong Xuebing looked up at him and shouted: “I am scolding you! What’s wrong?”

“Fuck you!” Xiao Dong was still feeling sore when Dong Xuebing passed the entrance exams. He was pissed with Dong Xuebing, and he spits out for the window.

Dong Xuebing quickly dodged, and the spit landed just centimeters away from him. It was a narrow escape.

Xiao Dong had a smirk on his face, and he closes the window.

Dong Xuebing was furious. “Damn! Fuck!” Dong Xuebing had never scolded so many vulgarities in life. He still wanted to hurl more vulgarities, but he saw Qu Yunxuan running out of the building towards him. Dong Xuebing swallowed all the vulgarities as he did not want to leave any wrong impression with Qu Yunxuan. No women would like a guy full of vulgarities.

“Xiao Bing, what happened?”

“Nothing. Let’s talk upstairs.”

Dong Xuebing returned back to his unit and explained to Aunt Xuan what happened as he changed his socks.

After hearing the whole incident, Qu Yunxuan’s face changed. “This is too much! They are bullying others!”

Dong Xuebing pulled a long face. “I suspect he is targeting me. If I am not downstairs, he will not throw that garbage bag!”

“No! We cannot let this matter rest!” Qu Yunxuan picked up the dirty socks from the floor and place it in a pail with detergent. She frowned and said angrily. “Xiao Bing, you stay here and watch TV by yourself. I will go upstairs to reason with them. How can they be so arrogant? How can they not apologize to you?”

“Let’s eat first. After dinner, we will go and look for them. I will not let this matter rest!” The Xu family had been looking down on Dong Xuebing and his mother since the day they moved into this building. Before the Civil Service Exams, Section Chief Xu and Xiao Dong were mocking Dong Xuebing’s mother. This incident today was the breaking point for Dong Xuebing. He will no longer tolerate this family any longer. No matter what, he must get them to apologize!

All his mood was gone, and the dinner felt tasteless.

After dinner, Dong Xuebing went to the bathroom to wash his feet again. He looked at the pair of new leather shoes. This pair of shoes were given to him by Aunt Xuan. Food stains were hard to remove, and this pair of shoes could not be worn anymore. Dong Xuebing was boiling. He put on a pair of canvas shoes and was about to go upstairs.

Ding-dong, ding-dong, ding-dong…… Someone rang the doorbell.

Dong Xuebing thought to himself. I still have not gone up, and you are here to find trouble with me?! Fine!

Qu Yunxuan went to open the door with a black face!

The person at the door was shocked as the door was opened forcefully. “Errr…… Is this Chief Dong’s house?” It was Guo Panwei at the door!

Qu Yunxuan was surprised too. She immediately smiles. “Yes. May I know who you are?” She could see Dong Xuebing nodding from the corner of her eyes, and she steps aside to let him enter.

Guo Panwei cautiously said: “Nice to meet you. I am Guo Panwei. One of the staff members under Chief Dong.” He was carrying a plastic bag, and there were two items wrapped in newspaper in it. After entering the unit, he saw Dong Xuebing. He immediately smiles. “Chief Dong, sorry I did not tell you before coming. Errr…… these two cartons of cigarettes are a small gift for you. Ah…… you are still having dinner? Sorry. I will not disturb you.” He left his gift there and was about to leave.

Here to send gifts?

Dong Xuebing was surprised. “I have just finished dinner. Don’t leave so soon. Have a seat.”

“Am I disturbing you?”

“Don’t worry. Have a seat.”

“Ok!” Guo Panwei sat down on the chair where Dong Xuebing pointed just now. He sat cautiously with half his butt touching the chair.

Qu Yunxuan almost laughed as she saw Dong Xuebing trying to act calm. She walked to the coffee table and poured Guo Panwei a cup of tea. “Have some tea.”

“Ah…..! I will pour it myself!” Guo Shunjie stood up to receive the cup of tea. “Thank you, sister.”

Qu Yunxuan smiled. “Don’t mention it. I will go back to do my laundry. Both of you can have a good chat.”

This was the first time Dong Xuebing received gifts. It does not matter how much this gift was worth. It’s the thought that matters. He was pleased with Guo Panwei’s gift. He did not stop Qu Yunxuan from leaving as he wanted to have a casual chat with Guo Panwei. There are no everlasting friends nor everlasting enemies in the world.

After Qu Yunxuan left, Dong Xuebing chatted with Guo Panwei.

Suddenly, there was a commotion upstairs. They could hear the sounds of people arguing and scolding!

It was Xiao Dong and Aunt Xuan’s voices.

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. Damn! Aunt Xuan went upstairs by herself to reason with the Xu family. He was afraid Aunt Xuan would get scolded by them, and he immediately walked upstairs.”

“Chief Dong……” Guo Panwei realized what happened and followed Dong Xuebing upstairs.

Chapter 82 – Who is your father? A Section Chief?

Fourth story corridor.

Qu Yunxuan was arguing with Xiao Dong in front of unit 402.

“Xiao Dong, are you the one that threw the garbage?”

“It’s me. So what? The garbage bag also did not hit you!”

“You still refuse your mistake? Do you think what you have done it right?”

“What I did is none of your business. If Dong Xuebing wants to fight, let him come and find me! What’s wrong? He is scared of me? Hmph! Even if he does not come up to look for me, I will also go and look for him! My father had heard what he scolded just now. Sis Qu, go back and tell him to wait. He dares to scold my whole family? Fine! I will make sure he regret it!” After Xiao Dong had failed his Civil Servant entrance exams and was failed in wooing Qu Yunxuan, he decided to give up on her. Now, Qu Yunxuan was speaking up for Dong Xuebing, and he was jealous! His tone towards Qu Yunxuan was rude!

Qu Yunxuan did not expect to see Xiao dong’s true colors. He had been courteous towards her, and he suddenly changed. She was furious. “Xiao Bing might be wrong to scold you all, but that is because you threw the garbage bag out of the window. You even dirtied his shoes. Even a mild tempered person will be angry……”

“Who are you? Do you have any place to speak here?” Section Chief Xu stood in the middle of the living room and stared at Qu Yunxuan. “I am lazy to bother with your kids. You go back and tell that brat. He will have to pay for what he said. He dares to scold my son and me? Who is he to scold us? He is working with the Public Security Bureau, right? Western District Branch? I know some leaders there. Tell that brat to work hard. Someone will take care of him!”

“You!” Qu Yunxuan gritted her teeth. “You all are unreasonable!”

The residents in the other units on the fourth story were looking out of their peephole and sticking their ears against the wall. All of them were interested to know what happened.

Xiao Dong side glanced Qu Yunxuan. “Sis Qu, go back. This is none of your business. Don’t interfere!”

Qu Yunxuan was pissed. “If this matter is not sorted out, I will not leave! Xu Dong! Section Chief Xu! You all should not behave this way! You all have thrown your garbage out of the windows and hit Xiao Bing! You all don’t even apologize to him, and now you still want to make use of your connections to bully him? Let everybody be the judge! How can you all behave this way?”

Xiao Dong retorted. “This is the way my family does things! What’s wrong?”

Qu Yunxuan points at him angrily. “Xu Dong! You……”

At this moment, Dong Xuebing had heard the quarreling and rushed upstairs. He saw Aunt Xuan shaking with anger. He was furious. His blood was boiling. “Aunt Xuan! Who was the one scolded you just now?!”

Section Chief Xu sneered. “I am the one!”

Qu Yunxuan turned around and immediately pulled Dong Xuebing back. “Xiao Bing, you go back first. Let me handle this!”

“What goes back first?!” Dong Xuebing said. “Hey! Don’t you all feel embarrassed? Fine! I will settle all the scores with you all today!”

Xiao Dong laughed contemptuously.

Section Chief Xu also laughed. “You want to settle the score with me? You? Who do you think you are?”

“Chief Dong!” Guo Panwei caught up with Dong Xuebing and was surprised by what he saw. He immediately rushed forward and stood in front. “Chief Dong! Sis! Stand back! Leave this to me!”

Guo Panwei had been feeling uneasy these few days. He had ordered Dong Xuebing around when Dong Xuebing just entered the bureau. He was also rude to him on several occasions. But now, Dong Xuebing became the Deputy Chief and had the backing of Bureau Chief Xu, Bureau Chief Yang, and Secretary Song. Dong Xuebing was not someone Guo Panwei could offend now. This was why he had positioned himself lowly and tried to bootlick Dong Xuebing. He hopes to let Dong Xuebing changed his impression of him. He did not want to end up like Guo Shunjie.

Now, Chief Dong had got into an argument with someone, and Guo Panwei felt this was the opportunity to impress him. No matter how many times he bootlicks, it will not be as impressive as helping Dong Xuebing solve his existing problem! This was only a fight. Even if he lost the fight, the leader would still feel his sincerity!

“Chief Dong?” Xiao Dong and Section Chief Xu laughed. “What chief? You appointed yourself as chief?”

Guo Panwei was fuming. “Are you asking for it? What are you saying?!”

Xiao Dong stared at him coldly. “You are the one who is asking for it! Where are you from?”

Dong Xuebing, who was standing beside, suddenly remembered something. He looked at Guo Panwei: “Your uncle is also from the Customs?”

“Yes.” Guo Panwei nodded. “Huh? This family is also from Customs? Beijing Customs?”

Guo Panwei looked at Section Chief Xu. He looks familiar. Section Chief Xu also looked at Guo Panwei. He remembers seeing Guo Panwei before.

Xiao Dong laughed. “Oh, such a coincident. What is your uncle’s name? Go back and ask if he knows my father!”

Ah? Guo Panwei was shocked. From the way this person speaks, that middle age man seems to be holding a high rank. Bureau Director rank or Deputy Bureau Director rank?

Dong Xuebing saw Guo Panwei keeping quiet and was pissed. Didn’t Guo Panwei say he will settle this?

“Huh? Why are you keeping quiet?” Xiao Dong shouted arrogantly. “I am asking you! What is your uncle’s name?! I will ask my father to give him some special treatment!”

Section Chief Xu sneered. “Which department if your uncle in? Airport Customs? Zhongguancun Customs? Beijing Economic and Technological Development Zone Customs? Or is he from the main office?”

Huh? Guo Panwei felt he had shot himself in the foot. He stood there without saying anything. He wanted to please Dong Xuebing, but he cannot get his uncle into trouble. He had a close relationship with his uncle.

Dong Xuebing knew he could not rely on Guo Panwei. He stepped forward!

Qu Yunxuan saw Dong Xuebing stepping forward. She immediately grabbed Dong Xuebing and shouted. “Section Chief Xu! You are also a civil servant. You……”

Before Qu Yunxuan could continue, Guo Panwei interrupted. “Huh? Sis, what did you say?”

Qu Yunxuan was stunned. She looked at Guo Panwei. “What did I say?”

Guo Panwei could not believe his ears. He stared at Xiao Dong. “Who is your father? Section Chief Xu? Section Chief?”

“That’s right!” Xiao Dong replied confidently.

“@$#$^%$&$%^@%#$^$%&!!!!” Guo Panwei also hurled all sorts of vulgarities at him. Damn! I had nearly lost face in front of Chief Dong! Who is this small Section Chief trying to scare? Dare to boost as if he was some big shot! I still thought you are the Bureau Director rank! Guo Panwei immediately puffed out his chest and did not even look at them. He smiled to Dong Xuebing. “Chief Dong watch me!”

Xiao Dong said: “I had asked earlier, what chief is he? He has only entered the government service for two……”

“You shut up!” Guo Panwei did not look at Xiao Dong. He stared at Section Chief Xu. “A Section Chief in Customs? Which department are you from? What is your name?” Everyone was shocked. Guo Panwei suddenly slapped his forehead. “I remember now. No wonder why I find you so familiar. There was once when I followed my uncle to the head office to do something, and you are the one who opened the car doors for us, right?”

Chapter 83 – Apology!

Xiao Dong was stunned when he heard what Guo Panwei said. How could his father help other people open car doors?

Section Chief Xu was shocked. “Your uncle is……”

Guo Panwei glanced at the both of them and said proudly: “Liu Guowei!”

Section Chief Xu jumped. “Chief Liu? Chief Liu from Economic and Technological Development Zone Customs?” He immediately looks at Guo Panwei’s face. One second passed, two seconds passed, three seconds passed……. Section Chief Xu remembered that day. He took in a deep breath and had an embarrassed look on his face. His face turned red immediately. “Ahh…… You are Chief Liu’s nephew…… This…… it’s a misunderstanding. This is a misunderstanding!”

Xiao Dong was still in shocked. “Dad!”

Section Chief Xu shouted: “Get back to your room!”

“I…… I……”

From his father’s reaction, Xiao Dong knew the other party’s uncle was a higher rank than his father, and it was much higher. Yes. Section Chief Xu might be somebody in the main office, but compared to Chief Liu, he was miles behind. There were not on the same level. Section Chief Xu was regretting. If he knew this person was Chief Liu’s relative, he would not say those words just now! Also, how did that brat become Chief Liu’s nephew superior? Section Chief was puzzled.

“I don’t think this is a misunderstanding!” Guo Panwei was not willing to let him off. “Tell me, which part of this matter is a misunderstanding?”

“Errr……”

Dong Xuebing was surprised to see Guo Panwei taking control of the whole situation. He exchanged looks with Qu Yunxuan and then give Guo Panwei an approval look. This Guo Panwei was really something, Dong Xuebing thought to himself.

Guo Panwei saw the appreciative looks from Dong Xuebing, and he knew he had left a good impression with him. He immediately stares at Section Chief Xu and indirectly bootlicks Dong Xuebing. “I don’t know what happened in the past. But our Chief Dong is kind and generous to everyone. He has a mild temper. Since he has conflicts with your family, then it must be you have done something wrong and make Chief Dong angry!”

What Guo Panwei said was very unreasonable. But it was pleasant to Dong Xuebing’s ears.

Section Chief Xu did not dare to refute Guo Panwei. He wiped the cold sweat in his palms. “It’s my son who is at fault. That……”

“Stop finding excuses!” Guo Panwei interrupted him. “Since you all are at fault, why are you all still so arrogant? Who do you think you are? You still dare to scold my sister earlier? Damn! Who are you to scold him? Let me tell you! Scolding sis is the same as scolding our Chief Dong! Scolding Chief Dong is the same as scolding me, Guo Panwei! This is equivalent to scolding my uncle! What are you trying to do? Ah? You dare to scold my uncle? If I remember correctly, you should be a Section Chief at one of the branch offices? Your surname is Xu?! Fine! I will remember you!”

Section Chief Xu was panicking. How did this turn out to be scolding Chief Liu? He immediately tried to defend himself. “No. I did not scold Chief Liu……”

Guo Panwei really knows how to handle such situations. He immediately passes the ball to Dong Xuebing. “Chief Dong, what do you think we should do? Just one word from you, I will call my uncle now.”

Section Chief Xu quickly shouted: “No! No! Xuebing, it’s a misunderstanding. It’s really a misunderstanding!”

Dong Xuebing was feeling good from what Guo Panwei had said. He looked at the flustered Section Chief Xu and his humiliated son, Xiao Dong. His anger subsided. A few seconds later, Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan and Guo Panwei. “Let’s go back.” Dong Xuebing had the upper hand right now, and he was not in a rush to make any decision.

“Xuebing…… Errr…… I…….” Section Chief Xu was at a loss for words.

Guo Panwei let out a loud “Hmph!” before following Dong Xuebing downstairs.

At level 3, Guo Panwei smiled to Dong Xuebing. “Chief Dong, my uncle has some authority in Customs. It should not be a problem to transfer him out. It’s late now, and you need to rest. I will go back first. If you need me for anything, just give me a call!”

Dong Xuebing nodded. His impression of Guo Panwei had changed greatly. “Then, I will not ask you to stay longer. Panwei, be careful on your way back.”

“Yes!” Guo Panwei could read between the lines. Dong Xuebing had changed the way he addresses him. It was a load off his mind.

One hour later.

Unit 301. Dong Xuebing’s living room.

Dong Xuebing will not ask Guo Panwei to let his uncle transfer Section Chief Xu to a useless department. It was not about whether Guo Panwei would be able to persuade his uncle or whether if his uncle had the authority to order this transfer. It was because Dong Xuebing does not want to owe Guo Panwei any favors. Personal favors cannot be owe. Dong Xuebing and Qu Yunxuan were discussing how to settle this incident in the living room.

Ding-dong, ding-dong. Someone was at the door.

Qu Yunxuan blinked. “I will get it.” She got up and went to open the door.

It was Section Chief Xu and Xiao Dong standing outside. Qu Yunxuan’s face twitched and step aside to let them enter.

Dong Xuebing knew what they wanted, but he still asked. “What do you want from me, so late at night?”

Section Chief Xu pulled Xiao Dong towards him roughly and place a shoe box and two bottles of Maotai on the coffee table. He smiled: “Xuebing, I had drunk too much earlier and said something that offended you. Please don’t mind what I said. Errr…… It’s this brat fault tonight. He should not have thrown rubbish out of the window. Hehe…… I had brought him to the mall earlier to buy a pair of leather shoes for you. Oh, here are two bottles of alcohol. Please accept it.” Section Chief Xu stared at his son: “What are you waiting for?! Apologize to Xuebing now!”

Xiao Dong’s face was all red, but he did not utter a word.

Section Chief Xu immediately gave him a slap. “Hurry up!”

Xiao Dong gritted his teeth and said. “I am sorry!”

Dong Xuebing was ignoring both of them and sipping on his tea. But he was feeling great in his heart.

Section Chief Xu smiled awkwardly and turned to Qu Yunxuan. “Yunxuan, I am feeling sober now, and I regretted what I said earlier. I should not have said those unpleasant words. If you are still sore over what I said, you can scold me now!”

Qu Yunxuan shook her head.

Section Chief Xu continued. “I will not drink so much in the future. Yunxuan, we are all neighbors, please don’t take it to heart.” After saying that, he gave Xiao Dong a kick.

Xiao Dong lowered his head and said: “Sister Qu, I am too impulsive earlier. I’m sorry.”

Qu Yunxuan looked at them and said: “I always think that every one of us should be reasonable. You hit someone with the things you throw, and you should apologize. You all should not be arrogant and threaten others. If you apologize from the start, will there be so many troubles? We are all neighbors, and no one likes for things to turn out this way.”

Xiao Dong’s lips had turned purple. “I’m very sorry.”

Section Chief Xu slapped the back of Xiao Dong’s head. “I had spoiled him!” He kept quiet for a few seconds and then said to Dong Xuebing. “Xuebing, I still have not congratulated you for your promotion. Hahaha, you have just entered the bureau, and you got promoted? Ah…. You will have a bright future. Let’s find a day to celebrate. I will treat you to dinner. Errr…… Xuebing, can you tell Chief Liu’s nephew……”

Dong Xuebing had a stern look on his face. But in his heart, he was laughing. They had apologized and compensated him with a pair of leather shoes and two bottles of Maotai. This was more than what he and Aunt Xuan had discussed earlier. They had only wanted to demand an apology and a new pair of shoes. Now, they received two bottles of expensive Maotai. But Dong Xuebing cannot accept the apology too quick. He kept quiet and looked at Qu Yunxuan.

Section Chief Xu smiled awkwardly: “Yunxuan……”

Qu Yunxuan knew what Dong Xuebing had in mind. She paused for a while and sighed. “You all go back first. Let me speak to Xiao Bing.”

Section Chief Xu felt better. “Ok, ok. Thank you.”

Xiao Dong said with a stiffed voice. “Thank you, Sister Qu.”

“Xuebing, we will go back first. We will treat you to dinner some other days.”

The door closed, and the father and son went back.

Qu Yunxuan walked back to the living room and saw Dong Xuebing still had a stern look on his face, pretending to drink his tea. She laughed and knocked his head playfully. “Stop pretending! They had left already. Are you trying to put on aires with me?”

Dong Xuebing laughed and asked: “Aunt Xuan, are you feeling better?”

Qu Yunxuan also laughed and rolled her eyes. “You ah…… Let’s see what shoes did they buy for you.” She turned and opened the shoebox. “Oh…… this leather feels good, and it’s branded. It is much more expensive than the pair I bought for you. The Maotai is also a costly brand. Oh, we still have not opened up the two cartons of cigarettes your colleague gave you.” She walked over to the sofa and unwrapped the two cartons of cigarettes given by Guo Panwei. “Chunghwa brand? Two cartons? It cost a few hundred RMB for one carton.”

Dong Xuebing suddenly stood up and said. “I nearly forgot. Aunt Xuan, check if there is any cash in the gifts.”

“Cash?” Qu Yunxuan checked the cigarettes and the Maotai boxes. She smiled and shook her head. “There is nothing in the Maotai boxes, and the cigarettes are still wrap up in a plastic wrap.”

Dong Xuebing replied: “Ok. We must not do anything wrong.”

“But you still received the cigarettes? Isn’t that wrong?”

“Ahhh…… This is different. Cigarettes and alcohol are usual gifts. But if money is given as gifts, it will be different. Money cannot be accepted!” Dong Xuebing did not want to make this mistake over a small sum of money. It was not worth it.

After keeping the cigarettes and alcohol, Qu Yunxuan stood in the living room, looking at Dong Xuebing for a long time.

Dong Xuebing blushed and touched his face. “What’s wrong?”

Qu Yunxuan smiled. “Since the day Section Chief Xu was promoted, his family had become very arrogant. Everyone in the estate is afraid of offending them. Look at what happened earlier. Sighed…… Our Xiao Bing had grown up and became successful. Now, people have come up to your apartment to give gifts and bootlick. When something happens, your subordinate will step forward to help you settle it. If it was our newspaper agency or a private company, a leader with the same rank will not be able to enjoy this respect and treatment.”

After hearing this, Dong Xuebing had a sense of achievement. That’s right. He and his mother had to bow down to Section Chief Xu in the past whenever they met. They were afraid of offending this ‘Big Shot.’ But now? Section Chief Xu and Xiao Dong had lost face in front of him. In the future, they will try all means to avoid him!

Chapter 84 – Damn! Did something wrong!

The next day.

“Eh, have you heard it?

“Heard what?”

“Xuebing had scolded Section Chief Xu and Xiao Dong!”

“Really? When did that happen?”

“Last night. I tell you……”

News of the arrogant father and son getting scolded by Dong Xuebing spread in the estate. Everyone who heard the news was shocked, and many do not believe it. But when they saw the gloomy look on Section Chief Xu and his family coming downstairs, they knew it was true. Section Chief Xu’s family was moving out! Those residents who were strolling, playing chess, marketing, etc. were all talking about last night incident. Some said that Dong Xuebing had become a high ranking official and some said that Dong Xuebing had beat up Section Chief Xu and Xiao Dong, and they were too embarrassed to continue living in this building. They had no choice but to move out. All sorts of rumors were flying.

Section Chief Xu and his family were finally moving out.

Actually, the Customs had given Section Chief Xu an apartment more than 6 months ago, and they should have moved a long time ago. But Section Chief Xu was someone who wanted to be first in a village than second in Rome. There were many high ranking officers at the new apartment, and he was nothing there. He could not show off his status. Only in this small housing estate at North Heping Street, he could enjoy the sense of superiority. But now, after he was forced to bow down to Dong Xuebing, he could no longer live here. So, last night, Section Chief Xu contacted a housing agent to rent out this apartment and move out early this morning.

Western District Branch Bureau, General Affairs Office.

Dong Xuebing was sitting in his office with his legs crossed, reading the newspapers when he received an SMS from Qu Yunxuan. ‘The Xu family had moved out.’

“Huh? Move out over such a small matter?” Dong Xuebing was surprised. He immediately replied to Qu Yunxuan. “Then we will have peace in the future.” Good riddance. Dong Xuebing also did not want to see their irritating faces. He put down his iPhone 4 and thought about last night’s incident. The incident was settled because of Guo Panwei. Dong Xuebing picked up the phone on the desk and called outside. It was Tan Limei who answered it. “Tan Zhi, ask Guo Panwei to come into my office.”

A few seconds later, Guo Panwei knocked and entered the office. “Chief Dong, are you looking for me?”

Dong Xuebing nodded and said: “Tomorrow I will be out of office. When I am not around, help me look after the rest of the staffs. Make sure everything in the office is in order. If I am not back in the afternoon, send the important documents or any documents which require a signature to Chief Xu Yan and let her handle it. Remember to handle those classified documents yourself. Just say it’s my instructions if anyone questions you. I don’t trust anyone else.”

Guo Panwei was on cloud nine. He replied excitedly. “Thank you for your trust in me. Rest assured, I will make sure everything in the office is in order. I will pay special attention to Guo Shunjie. Oh, should I increase his workload? He does not have much work every day. This will affect the other colleagues. If any leader comes in for rounds, they will think that our General Affairs Office have nothing to do.” Guo Panwei had conflicts with Guo Shunjie a few days ago and had a grudge against him.

‘You are very evil.’ Dong Xuebing thought to himself. “You can make the decisions.”

Guo Panwei acknowledged. “Then I will go back to work. If you need anything, just give me a call.”

Dong Xuebing nodded. After Guo Panwei left the office and closes the door, Dong Xuebing picked up a few forms and walk out of his room. Tan Limei and Guo Panwei immediately sit upright, and Changjuan quickly put down her eyebrow pencil and place her hands on the keyboard. Old Yan also put down his newspaper and pick up a piece of report. Guo Shunjie looked up and then continue typing furiously. Dong Xuebing was feeling great to see everyone’s reaction. It feels good to be a leader!

Dong Xuebing walked around the office and then went upstairs to Xu Yan’s office to discuss his task tomorrow.

After Dong Xuebing returned to his office, he sat down in his leather chair and sip on his tea. It was so relaxing at work.

Just when Dong Xuebing was thinking about how to complete the task given to him by Deputy Chief Xu Yan, he heard people outside greeting “Director Li!” Dong Xuebing’s office door opened suddenly, and Li Qing walked in without knocking.

Dong Xuebing was shocked. He immediately stands up. “Director Li.” What was wrong? Why was Li Qing so furious?

Li Qing looked at Dong Xuebing in his eyes and asked: “Chief Xu had given a task to the General Affairs Office in the morning? How can I am not informed?!”

Dong Xuebing was stunned. “Ah……. Chief Xu did not tell you about it?”

Li Qing shouted with a black face. “Tell me? Chief Xu is my leader! Does she have the need to report all these things to me? Chief Dong, what is wrong with you? The relocation of ‘Guesthouse’ is a critical mission ordered by Branch Bureau Party Committee! Fine! It’s been several hours, and I, as the Chief of General Affairs Office, is still not aware of this task? If it weren’t for Guo Shunjie, I still would not know about this mission given by the Committee and Chief Xu!”

Guo Shunjie?

Damn! He backstabbed me!

But this was also Dong Xuebing’s fault. He had become conceited after his promotion to Deputy Chief. Also, Li Qing had left everything to him and seldom care about the work in the General Affairs Office. This was why Dong Xuebing forgot to inform him and went to Chief Xu Yan straight with the forms for approval. Damn. He had skipped his direct superior and went directly to the top leader. This was a taboo in the Government sector. Dong Xuebing had cold sweat when he thought about this. He knew why Li Qing was so furious. Although Li Qing had helped him in the past, he should not have done this!

Dong Xuebing tried to explain himself: “Director, it’s my oversight. I……”

“Don’t need to explain!” Li Qing stared at Dong Xuebing and stormed out of the office. He was considering taking back all the authorities he had given to Dong Xuebing and the General Affairs Office.

Guo Shunjie was laughing in his heart when he thought about what was going on in Dong Xuebing’s office. Hahahaha. Serve you, right!

Dong Xuebing chased after Li Qing: “Director! Director!” Li Qing did not even look back. Dong Xuebing could see Guo Shunjie holding back his laughter and was furious. He stopped chasing immediately!

Fuck!

BACK!

BACK!!

BACK!!!

……

The scenes changed!

Dong Xuebing was holding on to a cup of hot tea and was still smiling. The moment time returns back to one minute ago, his smile disappeared. He quickly put down his teacup and grabs the few forms on his desk. He immediately rushes out of his office with the forms.

Tan Limei, Guo Panwei, and the rest were shocked. They did not know what happened.

Guo Shunjie could see Li Qing walking towards the main door of the General Affairs Office from the corner of his eyes, and he knew the show he was waiting for was starting. He smiled to himself and was waiting for Dong Xuebing to disgrace himself. Guo Shunjie had been tolerating Dong Xuebing and the other staff members these two days. He was waiting for a chance to make Dong Xuebing fall out of favor with the leaders. Guo Shunjie knew there were many unspoken rules in the government sector and the inexperienced Dong Xuebing could not be compared to him. Dong Xuebing will bound to make mistakes, and Guo Shunjie will use the opportunity to blow up his mistake. This morning, Guo Shunjie finally got the chance. He accidentally overheard that the Bureau will be giving the General Affairs Office an important task of preparing a proposal for the relocation of the ‘Guesthouse’ and he noticed Dong Xuebing going to Xu Yan’s office several times. So, Guo Shunjie looked for an excuse to go to Li Qing’s office and “unintentionally” mentioned about this task to him. He only wanted to try his luck. But who knows that this Dong Xuebing was too naïve. He did not report this task to Chief Li Qing! Skipping the direct supervisor and going to the top management? Hahahaha. This was a deadly mistake!

“Oh, Director Li, you are here?” Dong Xuebing asked in shock.

Li Qing was furious as he entered the office. He had high hopes for Dong Xuebing, but this time, Dong Xuebing had made a grave mistake. Li Qing had waited in his office for over an hour. He thought to himself that if Dong Xuebing went to report to him, he would let him off after some scoldings. But he waited for 2 hours, and Dong Xuebing did not even show up. This had crossed the line!

Li Qing showed Dong Xuebing a black face and looked at him. He was about to question Dong Xuebing.

But before Li Qing said anything, Dong Xuebing said something that surprised Li Qing and Guo Shunjie. Dong Xuebing said: “Director Li, I was just about to look for you to report a task!”

Li Qing stopped whatever he wanted to say. “What task?”

“Oh, it is about the guesthouse. Errr…… I had wanted to tell you about this in the morning. But I knocked on your office, and you are not around.” Dong Xuebing made up an excuse.

“Morning? You went to look for me in the morning?” Li Qing frowned.

“Yes. I waited for quite a while.”

“Oh…… Maybe I went to the restroom.”

Dong Xuebing passed the pieces of A4 papers to Li Qing. “Can I write this form in this way?”

Li Qing’s anger was slightly appeased and looked at the forms. He nodded slightly.

Dong Xuebing continued: “Director, I should have informed you once I received the task, but you are not in your office, and Chief Xu needs it urgently. I am afraid that I would mess things up, so I made a draft of the proposal first. I wanted to report to you after I had completed it and you should be back by then.”

So, this was the reason. Li Qing patted Dong Xuebing’s shoulder and smile. “It’s ok. In the future, just give me a call will do.”

“How can I do that? It’s better to report to you personally. After all, you are the person in charge of the General Affairs Office, and I am only assisting you.”

Li Qing nodded. He knew he had misunderstood Dong Xuebing.

“Oh,  Director Li, you are looking gloomy just now. Did anything happened?”

“Haha, nothing. I have a toothache.”

Guo Shunjie was furious as he saw Dong Xuebing and Li Qing chatting happily. He was sure that Dong Xuebing had forgotten to report to Li Qing. If not, Dong Xuebing would not be panicking 10 seconds before Li Qing arrived. But Guo Shunjie was not sure why Dong Xuebing could rush out at the last moment to save his skin. How did he know Li Qing was coming to the General Affairs Office? A coincidental?

Dong Xuebing secretly wiped his sweat. It was a close shave!

Chapter 85 – Treasure that was buried underground!

It was almost noon and nearing to the lunch break. Li Qing asked Dong Xuebing to go to the cafeteria with him. “Xuebing, do you have a girlfriend?”

Huh? This question again? Since the day Dong Xuebing entered the bureau, at least 4 people had asked the same question. He did not want to discuss this question. It was because he had never dated anyone before in his life…… This was not something to be proud of. But he must answer whatever his superior asked. Dong Xuebing smiled awkwardly and replied: “Not yet. I need to focus on my work first. Girlfriends can wait. I’m not in a rush.” This was obviously a lie!

As both of them walked out of the grey building, Li Qing laughed: “I have to scold you for that.”

Dong Xuebing laughed.

“Work is work, and you cannot use it as an excuse to not look for a partner.” Li Qing felt slightly guilty for misunderstanding Dong Xuebing earlier, and he wanted to advise him. “You are very young and have been promoted to the Deputy Chief of the General Affairs Office. People will talk behind your back and unhappy with your promotion. I know you are capable, but your age is still an issue. That’s why you should get a girlfriend and get married soon. Don’t delay.”

“……. Married?”

They reached the cafeteria, and Li Qing patted Dong Xuebing’s back. “Think about it yourself.”

If Li Qing did not give Dong Xuebing this advice, Dong Xuebing will still not think about this problem. Indeed, if he were married and had a family, he would give others the impression that he was more mature than now. It will overcome his age issue, and it will be good for his career. But Dong Xuebing did not know whether to laugh or cry. Where can he find someone to get married? Who should he get married with? But when he thought about his future wife, two women appeared in his mind. One was Qu Yunxuan, and the other was…… the woman whom he used BACK to help her get back her catch the pickpocket. The woman who said she will call him to treat him to dinner. That gorgeous and sexy woman!

Damn. How come I am thinking about her?

Dong Xuebing shook his head to remove the image of that woman from his head. She had not called him after so long and should have forgotten about him. He should have no chance to meet her again in the future. Thus, his only choice left was Qu Yunxuan. If he could date Qu Yunxuan, then it should be a happy ending. Sighed….. But what was Qu Yunxuan thinking now? Damn. This was not the time to be thinking about this. Dong Xuebing must still save up 1 million RMB to set up a company for Qu Yunxuan first. In the meanwhile, he must think of ways to capture her heart. With these two methods, Dong Xuebing vow to get Qu Yunxuan within two months!

That’s right! Make money first! Even if wasn’t for Aunt Xuan, Dong Xuebing also want to have more money for himself!

Cars, gifts, a house, etc. Everything needs money.

The two most important tasks now were making money and capturing her heart.

……

Next morning.

The air was dry and cold. Dried leaves were all over the footpaths.

Dong Xuebing, in a jacket, alighted from the bus. He went to his office first. At around 10 am, he walked out of Xu Yan’s office with a stack of documents and a digital camera. He went over to Li Qing’s office to report to him and went back to the General Affairs Office. He gave some instructions to his staffs and then walked out of the Bureau to get a taxi to Youanmen.

Western District Branch Bureau’s ‘Guesthouse’ was located at Youanmen. The surrounding low-level houses and several buildings had to be relocated. The ‘Guesthouse’ which was used to receive reports from intelligence officers, was located right in the middle of this place. This ‘Guesthouse’ had to be shifted. The Party Committee had discussed and decided to let Chief Xu be in charge of this. A proposal was needed, and the pictures of the present location were required by the City Bureau. If the City Bureau approved this proposal, then the Branch Bureau can start the shifting of the ‘Guesthouse.’ Dong Xuebing’s job today was to write a report.

After walking along the City river towards the west, Dong Xuebing arrived at his destination.

Bang, bang, bang, ding, ding, ding, dong, dong…… Dust was flying everywhere. About a dozen construction workers were demolishing the houses.

Dong Xuebing cough due to the dust. He covered his nose and walked to the back of a Hutong. He looked around and started to make notes of the surroundings. He also took out his camera to take a few pictures. There were still a few people who refused to move. There were 3 old men and one old lady. They were sitting in a courtyard, chatting. When they saw Dong Xuebing taking pictures, they immediately surrounded him.

“Young man, are you a reporter?” The old lady looked at Dong Xuebing’s camera.

One of the old men said excitedly: “Mr. Reporter, you must expose them. They are all hooligans. They even threw bricks at our house in the middle of the night. Even our windows and doors are damaged. They even threaten s that if we still do not move out, they will go bad things to us. This…… This is against the law.”

Dong Xuebing closes his notebook. “I’m sorry, Sir, I am not a reporter.”

The old man asked curiously: “Then why are you taking pictures?”

Dong Xuebing explained: “I am an art student. These pictures are for me to bring back as reference.”

The old men and woman heard this and walked back disappointedly.

Dong Xuebing just smile and continue walking around, taking notes. Because he was not writing the formal report, the only jolts down points. He wanted to finish his job and make a trip to Panjiayuen or Shilihe’s antique markets. He wants to see if he could get any lucky finds there. Now, Dong Xuebing total wealth was only slightly more than 100,000 RMB. It was still far from his 1 million RMB target.

Noon, Dong Xuebing went to a small restaurant opposite to have his lunch.

He thought if he should follow an expert later at Panjiayuen. He could use BACK to be one step faster than the expert. Sighed……. But there were not many experts around. Furthermore, the items picked by the experts might not be an authentic antique too. What should he do? Walnuts gamble again? But he will not be so lucky every time. If he only waited for someone to open a walnut fruit and use BACK to snatch it, it will be a waste. Even if he could use BACK twice and got a pair of 45 mm Lion Head, he can only sell it for a few thousand RMB. How long will he take to reach 1 million? Also, there should not be many walnut fruits this season. Even if he wants to gamble, he will have to wait until next year!

Dong Xuebing had a headache. Even with the power BACK, it was also tough to make money!

Dong Xuebing returned to the residential estate and looked at the half-demolished building. Dong Xuebing was thinking about how to make money and taking pictures at the same time. Where should he go to make money? He was not hoping to find a Yuen dynasty porcelain vase or a Xuande Burner. He only wants something that will let him earn 100,000 RMB! Sighed…… Where can I find treasures?

Just when Dong Xuebing was still daydreaming, he heard someone shouting at him from behind.

“Hey, hey! What are you doing?” Dong Xuebing turned and saw a middle age man.

Dong Xuebing took a picture and frowned: “What’s the matter?”

“What do you think? Stop taking pictures!”

“I am taking my pictures, did I bother you?”

There were some workers carrying bricks behind the middle age man. From his attitude, he should be the supervisor of the workers. The middle age man stepped forward and tried to snatch Dong Xuebing’s camera. “This is our work site. Have you asked for our permission?” The man thought Dong Xuebign was a reporter. He had received orders from his higher-ups to not let reporters report on their work site and have negative news. This was why this man was so insistent.

Dong Xuebing dodged and asked with a long face. “This land belongs to the nation. Since when did this place belong to you?”

The man stared at Dong Xuebing furiously. “Shut up! Give me that camera!”

“I need to be clear to you first. I am not a reporter. I am taking pictures for me to draw.” Dong Xuebing argued and quickly keep the camera. He looked at him in his eyes. “Why did you try to snatch my things without asking first? Are you a thief? I can’t be bothered with you! Where is the person in charge? Ask the person in charge to come out!” Dong Xuebing was used to ordering people around these two days and had no problems saying all those words.

The middle age man laughed. “Oh? You sure can talk big. You want to find the leader? I am the leader here!” He said and moved forward to try to snatch Dong Xuebing’s bag. “Give me the camera!”

“Stop it!”

At this moment, a few workers who were working beside a collapsed wall and bricks suddenly shouted. One of them threw his spade and kneel on the floor to dig the ground with his hands. He dug out a battered wooden box cover.

The middle age supervisor asked: “What’s wrong?”

A worker with northeast accent shouted: “It’s a box. Just now, I dug out a piece of tile, and it was buried underneath. I think there is a treasure in it!”

The supervisor was surprised. “Treasure?!”

Dong Xuebing was also stunned. He stretched his neck to try to see what the treasure was. But he could not see it clearly.

Another northeast accented worker, who was kneeling there said. “There is a big metal chest in the box. I am not sure what it contains!”

Box? Metal chest?

The middle age man brightens up. He had been in this line for many years, and he knew that sometimes people will find treasures buried underground. This was not uncommon in the industry. Last year, when he was at a work site in Changchun street, he found two jade pendants buried under a house. He sold the pendants for a large sum of money. The middle age man was overjoyed. Hahaha. It’s my lucky day today. He turned around and stared at Dong Xuebing. He was no longer interested in getting Dong Xuebing’s camera. He shoved Dong Xuebing: “Ok, ok! Hurry up and get lost!”

You want to chase me away now?

Fat hopes!

After Dong Xuebing saw the wooden box, his eyes also brighten up. “BACK!!!”

Hutong

Chinese Porcelain

Chapter 86 – I will not leave!

Time returned to one minute ago.

“Shut up! Give me that camera!” The supervisor rushed forward to snatch the camera.

When Dong Xuebing did not use BACK in the day, he will practice using it before he sleeps. After practicing for almost a hundred times, he was now used to the uncomfortableness of scenes changing. It took only a blink of an eye for Dong Xuebing to recover. He looked at the supervisor coldly and dodged. He immediately shouted to the few workers who were digging the floor tiles behind the supervisor. “Stop digging! Stop! Stop whatever you are doing!” As Dong Xuebing was shouting to them, he was thinking of a plan. That box was buried under the tiles, and there was no reason the box did not contain any treasure. This was a rare opportunity. But how can I get that box? These people were about to discover the box! Dong Xuebing must think of a way!

The few workers stopped and looked at Dong Xuebing,

“Who do you think you are to ask them to stop?” The supervisor turned and shouted: “Carry on with your work!”

The workers looked at each other and carried on using their shovels to lift the tiles.

That grey stone tile was about to be lifted. Dong Xuebing was anxious and loses focus slightly. The supervisor took this opportunity to snatch the camera from Dong Xuebing. The supervisor tried to delete all the photographs, and Dong Xuebing shout furiously: “You are asking for it!” He suddenly got an idea. He reached into his bag and took out his new work pass and waved it in front of the supervisor. “Do you know how to read? Look at this with your own eyes!”

“What?” The supervisor was about to delete the pictures when he looked up.

It was a black leather card holder. The size was about the same as a driving license. A silver national emblem with the words “Police,” in both English and Mandarin, was printed on the cover. The work pass had Dong Xuebing’s photo, his name, and his appointment. Beijing City State Security Western District Branch Bureau, General Affairs Office Deputy Chief. Of course, Dong Xuebing covered his personal details with his fingers as he held up his pass. He only showed the words “State Security” and “Deputy Chief.”

The supervisor was stunned: “State Security?”

Dong Xuebing pointed to those workers who were trying to lift up the stone floor tile. “Stop working!”

The workers were afraid that the Supervisor would scold them, and they ignored Dong Xuebing’s orders.

The middle age supervisor recovered from his shock and quickly shouted: “Didn’t you hear what the officer said? Stop whatever you are doing now!”

“Officer?” The workers were confused. Their supervisor was still trying to snatch that young man’s camera, and the next moment, he was calling him an officer? But all of them obeyed and stop working. They dropped their tools. Bang! The stone tile which was lifted about 30 degrees fell back on the ground.

The supervisor rubbed his palms embarrassedly and smiled: “Sir, I’m very sorry. I thought you are a reporter.”

Dong Xuebing was relieved that he had gotten control of the situation, and he remembered the supervisor’s rude attitude towards him earlier. He was pissed. He did not care if the supervisor was more than 20 years older than him and started scolding him: “Reporter? Can’t you use your brains?! If I am a reporter, will I be taking pictures in front of you? Ah? Also, what’s wrong with reporters? You are allowed to snatch a reporter’s personal belongings? We are living in a law-abiding society! Do you know what you have done is against the law? Ah? Who do you think you are?!”

The supervisor replied with a sullen face: “No, no…… It’s a misunderstanding.”

Dong Xuebing continued scolding for a while. “…… Camera!”

“Ah…… Here…… I’m very sorry.” The supervisor quickly returned the digital camera back to Dong Xuebing. He knew the State Security had the most authority. He could not afford to offend anyone from this agency, especially the leaders there. He did not even try to retort or argue. He only wishes Dong Xuebing would leave this place. He did not want to be invited to the bureau for “tea.”

But Dong Xuebing had no intentions of leaving.

Dong Xuebing brushed off the dust on his clothes and walked over to the workers. “Take a break first. I have some questions for you all.”

The supervisor who was following behind stared at the workers: “Answer this officer’s questions truthfully. Do you all understand?” He was trembling inside. A State Security Officer was here……. Was he here to investigate a case or was he here to investigate about me? This should not be. I only harvested some stubborn residents who refused to move out. I did not do anything that compromises national security!

The workers looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing cleared his throat. “Have you all seen a tall man with a dark complexion in his forties around here?”

Everyone shook their heads.

The supervisor was relieved when he know that he was not the one who was being investigated. “Think carefully!”

The workers shook their head again. “We can’t remember.”

Dong Xuebing continued to pretend: “He is about 1.9 m tall and have short hair.”

“I don’t think so.” The worker with the northeast accent replied: “We were focusing on doing our work every day and did not notice anyone around here.”

The supervisor also added: “Sir, I also did not see this person around here. Did he commit any serious crime?” Dong Xuebing ignored him, and that supervisor smiled embarrassedly. “Sorry…… sorry….. I should not be asking.”

Dong Xuebing looked at the condition of the floor tiles from the corner of his eyes and moved one step forward. He stopped directly on that stone floor tile. “Ok. All of you carry on with your work. Don’t tell anyone about what I said to you.”

The Supervisor quickly replied: “Don’t worry. We will not say anything!”

Dong Xuebing nodded and took out his notebook to continue taking down notes for his proposal.

The supervisor looked at Dong Xuebing and wonder why this State Security officer was not leaving? What was he writing? He asked cautiously: “Sir, they are still working, and it is very dusty here. Your clothes will be dirtied.”

Dong Xuebing did not lift up his head and replied. “It’s fine. I will stay here.”

The supervisor smiled and looked at his workers. He gestured to them to carry on with their work.

A worker took a spade and looked at the stone tile Dong Xuebing was standing on. He opened his mouth and was about to say something when another worker quickly dragged him away. The workers went to work on another part of the house. They continued to demolish the house.

An hour passed, and Dong Xuebing was still standing there.

Two hours passed. Dong Xuebing still did not leave.

Three hours was gone, and Dong Xuebing was still there.

It was dark, and the supervisor and the workers packed up and left with their tools. Dong Xuebing’s stomach was growling, and his legs and back were aching. He looked around and made sure those workers would not return before removing his feet from the stone floor tile. He quickly ran to a toilet before having dinner at a nearby restaurant.

The opportunity to get rich was here!

Chapter 87 – A box of…… books!

“Hello? Xiao Bing? Why are you still not back yet?”

“Oh…… Aunt Xuan. I am still busy with work. I will be back late today.”

“Ok. Then I will not wait for you for dinner. Don’t come back too late and watch out for your own safety.”

“Ok. I will take care of myself.”

After hanging up the phone, Dong Xuebing kept his iPhone4 in his pocket. He finished the last bite of his dinner. There were still people walking around the demolition site, and he had to wait. He continued to write the draft proposal for Xu Yan which was due tomorrow. When he completed the proposal, it was almost 8 pm. It was dark, and there were no one around.

It’s time!

Dong Xuebing steadied himself and walked out of the small restaurant.

The dimmed street lights illuminated that messy demolition site. This was only the initial phase of the demolition, and there was no heavy machinery. Thus, there were no security guards around. Other than two stray grey cats and a stray dog, there was no one else. It was night, and this place was messy and dirty. No one will come here. Dong Xuebing looked at the stone floor tile. He returned to the spot where he stood for hours in the afternoon. The stone tile was still in the same position before he left.

Time to start digging!

Dong Xuebing rolled up his sleeves and squat down. He used his fingers to hook onto the cold and heavy tile. He braced himself and start to pry the tile open. This tile was too heavy. In the afternoon, he saw a few workers working together to remove one stone tile.

A bit more! More strength! Just a little bit more!

The stone tile moved. It was slowly rising as Dong Xuebing uses all his strength.

10 cm…… 20 cm…… Bang! The stone tiled was flipped over.

Dong Xuebing quickly look around to see if anyone notice the loud sound. He was relieved and patted the dust off his hands. He leans forward excitedly to look at what was buried underneath the tile. It was a box. The box was covered in dirt and was worn out. Dong Xuebing swiped the dirt away and pried opened the wooden box. There was a rusty metal box wrapped in a thick plastic sheet in the box. From the condition of the box, it should not be buried too long ago.

What was in this box?

It will be a waste of BACK if this box contains something worthless!

Dong Xuebing grumbled for a while and unwrap the metal box from the thick plastic sheet. He held the box in his hand, and his heart skipped a beat. Damn! This box was too light. It only weighs about two to three teacups. He shook the box, and there was no sound. That means the box does not contain any gold, silver, or porcelain items. Dong Xuebing was disappointed. He placed the box on the floor.

The weight of this box feels like it was filled with papers.

Damn. Don’t tell me that some kid had buried his diary or newspaper under the floor tile! That will be a joke!

Dong Xuebing rubbed his cold fingers and put them near his mouth to warm them. Then he starts to open the metal box. Click! He removed the rusty lid of the box. From the dim lighting, Dong Xuebing saw what was inside. Fuck! Dong Xuebing slapped his forehead.

There were more than a dozen small books in the box and nothing else!

It was too dim, and Dong Xuebing could not see the books clearly. But unless the book pages were made from gold, how much can he sell these old books for? 1 RMB? 2 RMB? This should be what those garbage collectors will pay for books. Damn! Wasted the whole afternoon and today’s BACK. Dong Xuebing shook his head and walked over to the lamppost with the metal box. He had spent so much time and effort to get this box, he wants to see what was written in the books.

The street lights shone on the box.

Dong Xuebing did not think much about the books. He took out one book from the box.

When he took a closer look at the book, he was stunned for a few seconds!

Wait! Wait a minute!

The title of the book was…… <Song Dynasty history>? The famous Song dynasty block-printed <Song Dynasty History>?

Dong Xuebing quickly took out the other small books from the box. Jiaqing block-printed <Manual of the Mustard Seed Garden>? Qing Dynasty Kangxi block-printed <Three Ceremony>? Lu You’s <Jian Nan Shi Gao>? Li Zhongshi’s <Tian Xiang Luo Collection>? The last book was a scripture from the Tang Dynasty…… <Dunhuang Scriptures>?!

Damn!

These were not worthless books. These were all classic books!!!

Dong Xuebing had worked part-time in an antique shop that specialized in old books and antique four treasures for two months. He knew the value of these books. He was speechless. This was terrific! He immediately took out all the books and kept them carefully in his bag. He checked the time and went back to return the stone tile back to its original position. After that, he flagged a cab and rushed to Panjiayuan.

The antique market at Panjiayuan closes early. Dong Xuebing was going to an antique shop just across the street from Panjiayuan.

Last summer holidays, Dong Xuebing had sold antique books at this shop.

The taxi stopped, and Dong Xuebing alighted. The lights in the shop were mostly off except for a small light. He quickly walked to the wooden door and knocked on it. “Boss Jia, Boss Jia…… Don’t close so early. I am Xiao Dong.”

Creak…… A middle-aged man with a mustache opens the door. “Xiao Dong? Why are you here?”

Dong Xuebing smiled and asked. “Can I speak to you inside? It is not convenient here.”

Boss Jia laughed. “Sure. But my business is not good this year, and I have no intentions of hiring.”

“It is not about hiring.” Dong Xuebing stepped into the shop, and there was a strong scent of books.

Boss Jia switched on the lights again. “If you are minutes later, I would have locked the door and went to bed. What’s the matter? Why are you so secretive?”

Dong Xuebing was close to Boss Jia and did not stand on ceremony. He sat on a Qing Dynasty replica official chair and wiped the water stains on the table before taking out all the antique books from his bag. “I am here to sell you these. Errr…… I am short of cash recently, and these are all my family’s collection. Name me a price.”

Boss Jia stroked his mustache. “Antique books?”

“Yes.” Dong Xuebing picked a few books and placed it on the table.

“Hohoho…… You kept all the good stuff for yourself. You should have shown me this good stuff in the past. Com, show me what you have there.” Boss Jia wore his spectacles and sat beside Dong Xuebing. He picked up one of the books on the table and start to examine it. “Wow…… <Three Ceremonies>? These are 4 are Qing Dynasty blocked printed books? These are good stuff.”

“How much is it worth?” Antique books were different from other antiques. Because of the high production cost, there were very few fakes around. This was why Dong Xuebing asked for the value straight.

Boss Jia stroked his mustache again. “Hmmm…. it is still in good condition. It should be worth about 4,000 RMB. Eh? Why is the book damp?”

“Ah…… It must be I had kept it in a box at home for too long and did not bring it out to air it.”

“Ok. What else do you have? Let me see.”

Dong Xuebing took every out and placed it on the table. “Give me a good price for all these. If your offer is too low, I will not sell it. Hahaha.”

Boss Jia laughed. “You brat. Since you are the one selling these books, I will surely give you a good price.”

Dong Xuebing did not believe him. Which businessman is not interested in making more profits? But he knew Boss Jia for quite some time, and he knew Boss Jia will not lowball him.

Boss Jia starts to examine the books. “Oh…… This <Tian Xiang Luo Collection> have some missing chapters and pages. The condition is also not very good. Look at this corner. It is damaged by insects. This book is not worth a lot. 800 RMB? At most, it’s worth about 1,000 RMB…… Wow…… This is a Song Dynasty block-printed book? <Song Dynasty history>? This is good. Although there is only one chapter, the Song Dynasty block printed books are rare. This should fetch about 6,000 RMB……. <Manual of the Mustard Seed Garden>? I will offer 5,000 RMB for this……”

Dong Xuebing was calculating the total in his heart.

At last, Boss Jia looked at the last book. When he opened it up, he took in a deep breath. “Tang Dynasty scripture…… <Dunhuang Scriptures>?” He looked at Dong Xuebing in shocked. “You have kept this book in mint condition. This is great. Where did you get this from? Your family’s heirloom?”

Dong Xuebing smiles. “I am also not sure.”

Boss Jia sees that Dong Xuebing was not willing to tell him, and he did not continue to ask him. He sighed. “This Tang Scripture…… I will offer you 80,000 RMB.”

Dong Xuebing also knew a bit about antique books. He knows <Dunhuang Scriptures> should worth more than this. “100,000 RMB.”

Boss Jia shook his head. “I cannot offer 100,000 RMB. That’s the auction price.”

Dong Xuebing starts to bargain. “80,000 RMB is too low. How about this? I will not bargain for the rest of the books and follow whatever prices you set. But you have to give me a bit more for this Tang Scripture.”

Boss Jia thought for a while and said. “90,000 RMB is the highest.”

“…… Ok! Deal!”

“Cash?”

“Sure.”

“Wait a while. I will go and get the cash.”

These few books were sold for more than 110,000 RMB!

With Dong Xuebing’s savings of about 100,000 RMB, his total assets had reached 220,000 RMB!

This was an amount Dong Xuebing did not even dare to dream about!

Chapter 88 – Aunt Xuan, what are you doing?

Friday.

Dong Xuebing was still sleeping when his mother’s phone call woke him up. “Hello? Mum?”

“You are still sleeping? How are you doing recently? Are you use for your work? Did your leader pick on you?” Dong Xuebing’s mother was anxious about her son. Her son had finally started working and was afraid that he will get into trouble with his leaders.

Pick on me? I am the one picking on others now! Dong Xuebing yawned and rubbed his eyes. He sat up and looked at the time. “Everything is all fine. I had called you that day, but you are not in school. Hahaha, when are you coming back to Beijing? I have something to tell you. Are you coming back for New Year?”

“We have classes on New Year too. I have to wait until Lunar New year.” Dong Xuebing’s mother replied. “What good news do you have for me? You have a girlfriend?”

Dong Xuebing coughed. “Not yet. Errr….. I will tell you when you are back. It is only less than 2 months to Lunar New Year. I want to give you a surprise.” Dong Xuebing had been promoted to Deputy Chief and made some money. He wants to keep it from his mother and give her a surprise when she comes back. “Oh, do you still have money? I will remit some money to you later?”

“No need. I still have the money you sent me last time.”

“Huh? You haven’t finished using it? Didn’t I ask you to use it?”

“Stop talking nonsense. How can you spend all your money? Don’t spend all your salary!”

“I am only asking you to spend more money on yourself. Don’t keep scrimping.”

“Don’t worry about me. We have lodging and food here. We do not need to spend much. I will save money for you. You still need to get married in the future. Ok. The telephone charges are high, and I got to go back to class. Bye.” If the call were more than 1 minute, Dong Xuebing would be charged for the second minute. His mother did not wait for her son to say anything and hang up on the 59th second.

At work.

Dong Xuebing submitted the relocation proposal to Li Qing and Xu Yan. This proposal was very detailed. There were also pictures included in the proposal. Xu Yan was quite satisfied with this proposal and gave him another task. Dong Xuebing was not worried about having more work. In fact, he needs more work to prove his capabilities. He needs to show others that he was able to take on the role of Deputy Chief of the General Affairs Office. So, before the end of the day, Dong Xuebing completed the task given to him that day.

Dong Xuebing’s career was on track. He only needs more experience.

His finances were also sound. Money had been going into his account, and he had enough to buy his mother a house in her hometown.

Dong Xuebing had 3 goals in his life. Be a Government Official, make money, and get a wife. Now, his only regret was with his relationship.

That evening, Dong Xuebing decided to woo Aunt Xuan while on his way home. After alighting from the bus, he went to the supermarket nearby to buy lots of groceries. On his way back home, he called Qu Yunxuan. “Hello? Aunt Xuan? Have you reached home? I will cook dinner tonight?”

A gentle voice replied: “Xiao Bing, I need to work overtime today and will be back later.”

“Oh, no worries. I will prepare dinner and wait for you to get back.”

Qu Yunxuan’s background was noisy. Many people were talking. “No need. I still don’t know what time I will be back. I might have to stay here until 8 to 9 pm.” Qu Yunxuan held the phone away from her and said to someone. “Xiao Zhao, that is for the editor. You all help to edit it first.” She finishes saying and then told Dong Xuebing. “Xiao Bing, I am quite busy. Don’t wait for me. Take your dinner yourself. I will grab something to eat when I am back.”

Dong Xuebing could only agree. “Ok.”

Although Dong Xuebing agreed to not wait for her, he did not want to have dinner without her. He used his spare key and enter Aunt Qu’s unit. The living room was filled with a woman’s scent, and Dong Xuebing stood there inhaling this heavenly smell for a few seconds. After that, he went to the kitchen. Aunt Xuan was someone who loves cleanliness. Her apartment was spotless. The kitchen which was usually the messiest for most people were neat and tidy. Dong Xuebing start to prepare their ingredients. After that, he sat on a stool and lean back on the kitchen cabinet to think about his plan to woo Qu Yunxuan.

He kept thinking……

He waited and waited…..

Maybe it was because Dong Xuebing got too excited and did not sleep well last night, he dozed off on the stool. When Dong Xuebing opened up his eyes, it was already dark. His back was aching from the uncomfortable position. He took out his iPhone 4 and looked at the time. It was 7.55pm. Aunt Xuan was not back yet? Dong Xuebing touched his growling stomach and walked out of the dark kitchen. The lights in the apartment were not on. It was dark. He slowly makes his way to the living room as he wanted to watch some TV as he waited for Qu Yunxuan to return. But when he reaches out for the TV remote, he noticed Qu Yunxuan’s handbag on the sofa.

Eh? Dong Xuebing did not remember seeing this handbag just now.

He looked towards the bedroom and could see lights in the bedroom from the partially closed door!

Aunt Xuan was home? She did not go to the kitchen and did not see me?

Dong Xuebing laughed to himself. Who would expect him to fall asleep in the kitchen? He also did not know that Aunt Xuan had returned home. He walked over to the bedroom and was about to call her. The words were in his mouth, but he could not call her.

Dong Xuebing saw something that made him blushed, and his heart racing!

The door crack was about the width of 4 fingers, and Dong Xuebing could hear the sounds of someone breathing heavily. It sounds like someone having an asthma attack. The breathing was rapid and seemed like she was in agony. The computer monitor was playing a movie. From Dong Xuebing’s angle, he could not see what the movie was. He could only see the website name in the corner of the monitor. Qu Yunxuan, in her white blouse and jeans, was squatting on the chair with her high heels on, in front of the monitor. Yes, she was squatting on the chair. She seems to be biting her fingers and another hand on her legs from Dong Xuebing’s angle. Because of the backrest of the chair, Dong Xuebing could not see most of Aunt Xuan’s body. He could only see that Qu Yunxuan only had her left leg in her jeans. She was shaking and her right leg, which was still in skinned colored stockings and black heels, was exposed.

Damn! What was Aunt Xuan doing?

Dong Xuebing had never seen anything like this before in his life. He was stunned!!!

Chapter 89 – The unknown side of Aunt Xuan!

Virtuous, virtuous, and virtuous!

This was the only word Dong Xuebing could use to describe Qu Yunxuan.

Aunt Xuan was a gentle woman, and to Dong Xuebing, she had no flaws. She had a beautiful face and a perfect hourglass figure. She had class, educated, elegant, kind, gentle to others, etc. She was his perfect woman. So, when Dong Xuebing saw Qu Yunxuan squatting on the chair doing ‘that’ to herself, he could not believe his eyes. Was this really Aunt Xuan? How can this person be Aunt Xuan?!

It’s too……!

Dong Xuebing held his breath. He was afraid that Aunt Xuan would notice him.

The half squatting Qu Yunxuan was leaning slightly against the backrest. Her messy black long hair was covering her back and shoulders. Her breathing was getting faster, and soft moaning could be heard. She quickly took out her finger in her mouth and lower it in between her legs. She then sucks her fingers on the other hand. Under the dimmed lights, Dong Xuebing could see her fair skin turning slightly red.

Oh my god!!!! Does Aunt Xuan do this every day?

This is too hard to accept!!!!

Dong Xuebing heart was beating very fast, and his throat was parched. He strained his eyes, trying to see more of Qu Yunxuan. But she was back facing him, and he could not see much. Damn! Dong Xuebing, what are you waiting for? You must think of a way to leave without her noticing. When Aunt Xuan finishes whatever she was doing and sees you in her house, there was no way you can explain yourself. Tell her that you fell asleep in the kitchen? Who would believe you?! Aunt Xuan will surely feel uncomfortable, and the chances of capturing her heart would be slim!

Dong Xuebing broke out in cold sweat when he thought about the consequences. This was not the time to peep. He must leave!

Dong Xuebing took one last look at Qu Yunxuan’s sexy thighs and turned quietly. He tip-toed to the main door. The door lock was the old type, and if he unlocks it, there will be a click sound. Errr…… even if Aunt Xuan was doing ‘that,’ she will surely hear the sound of him unlocking the door. Dong Xuebing knew Aunt Xuan was about to finish whatever she was doing, and he suddenly thought of an idea.

He reaches out for the door lock and unlocks it. Click! He quickly opens the door and stepped on the ground a few times. Then took out his keys from his pocket. He shook it a few times and closes the door. He turned around to face the living room, pretending he had just opened the door with his keys and entered the unit.

Dong Xuebing hopes he would be able to fool Qu Yunxuan, but the sounds he made caused chaos in the bedroom!

Crash! The chair fell on the floor!

Dong! It sounded like a high heel shoe had fallen on to the ground!

“Who is it?! Xiao Dong?!”

Dong Xuebing pretended to not know anything: “Ah, Aunt Xuan. You are at home? I thought you are not back yet.”

“Don’t come in first. Wait outside for a while. Wait there.” Qu Yunxuan might have fallen from the chair, and she sounded like she was in pain. Click, click, click…… it was the sounds of high heel shoes and the sound of a belt buckle. The bedroom door was also closed suddenly. “I have just returned home, and I am changing.”

“Huh? Sorry. I don’t know. You want me to go back first?”

“You…… err……. Wait for a while. I will be ready soon.”

Dong Xuebing took a deep breath and slapped himself in his face to calm himself down. He must not let Aunt Xuan knows he was lying.

After about 5 to 6 minutes, Qu Yunxuan, whose neck was still red, walked out from the bedroom. She was still wearing the same jeans Dong Xuebing saw earlier, but she changed her blouse to a cotton t-shirt. “Hahaha, I have too many clothes and don’t know what to wear.” Aunt Xuan returned back to her usual virtuous self. She was totally different from that sultry self earlier.

Dong Xuebing coughed. “Have you taken your dinner?”

“I have just returned home.”

“I still have not eaten dinner too. I will go and prepare dinner now.”

“Didn’t I ask you not to wait for me? Why can’t you listen to me?” Qu Yunxuan stared at him with an angry expression. “I will go and prepare dinner. Stay here and wait.”

Dong Xuebing replied: “I have prepared the ingredients. I only need to fry them. You have just come back. Take a rest first. I will do the cooking.”

“You ah….” Qu Yunxuan laughed and used her fingers to flick Dong Xuebing’s nose like usual.

The earlier image which was burned into Dong Xuebing’s mind reappeared. He could feel his temperature rising, and he took in a deep breath to smell her fingers. Her finger was still slightly damp, and there was a strong weird smell.

Qu Yunxuan might have suddenly remembered something and quickly retract her hand. She immediately uses her sleeves to wipe Dong Xuebing’s nose. While wiping, she blushed and explained. “I had forgotten that while changing just now, I saw some dirt in my wardrobe and I wiped it with a damp cloth. I did not even wash my hands yet. Xiao Bing, you……. Go and wash your face now. Hurry up. My hand is dirty.” Wow, Aunt Xuan also knows how to lie.

Dong Xuebing touched his nose, and his heart was beating fast. “Errr……. There’s no need for me to wash.”

Qu Yunxuan looked at his nose, and she blushed. “Ok. Then…… I will go and wash my hands. I am looking forward to trying your cooking.”

“Ok. I believe you will like it.”

Dong Xuebing waited until Aunt Xuan enters the bathroom before going into the kitchen to cook dinner.

Just when the oil in the wok was heated, and spring onions and ginger were added, Qu Yunxuan entered the kitchen with a wet face towel. She used the cloth to wiped Dong Xuebing’s face and laughed. “You should clean your face. I had used that rag to clean everything. It’s dirty and smelly. It will not feel good if the smell lingers on your nose.”

Dong Xuebing laughed and thanked her.

Qu Yunxuan wiped his face more than a dozen times.: “You carry on with the cooking. I will go and wash clothes now. I still have not washed your two pairs of socks. Hahaha, your socks really stink. Don’t wear the socks until it stinks before letting me wash. Pass it to me once it is dirty. I need to soak it in detergent longer.”

“Ok.” Dong Xuebing replied embarrassedly. “I will call you when dinner is ready.”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan as she walks out of the kitchen.  He was staring at her tight jeans. Today he had seen an unknown side of Aunt Xuan. He was feeling complicated. He was shocked, surprised, awkward, excited…… Was Aunt Xuan someone who was demure on the outside and wild in bed?!

Chapter 90 – Affection increases!

“Hehe, our Xiao Bing can cook well.”

“Try this shredded meat. See if it tastes good.”

“Hmmm…. It smells nice. It’s delicious.”

Dong Xuebing had forgotten about what he saw in the bedroom earlier. He was now focused on getting Qu Yunxuan’s affection. Aunt Xuan was so lonely to the extent she got to resort to doing ‘that’ to herself. But he cannot let other guys take advantage of her. He wants to capture her heart in the shortest time possible. So, Dong Xuebing did not let Qu Yunxuan wash the dishes after dinner. He washes all the dishes and scrubbed the kitchen clean. He hopes his performance today will add some points. Of course, Dong Xuebing knew this was not enough. He still needs to do more.

8 plus.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan were in the living room, sending songs to each other’s iPhone 4.

Dong Xuebing tried to start a conversation: “What are you working late almost every day recently? Will you be back late tomorrow?”

“I will be off for tomorrow and the day after that.” Qu Yunxuan was still swiping her phone. She smiled: “Actually I did not work until very late today. I had left around 30 minutes later, but a leader in my newspaper agency wants to introduce his brother to me. He told me that his brother is still single and wants us to meet. I have to give my leader’s face. So, I met up with his brother and had a short chat in a café nearby.”

Leader’s brother? Introduce to her? Damn!

Dong Xuebing felt threaten. He immediately asks. “How is that man?”

“Errr….. How do I put it?” Dong Xuebing had confessed to Qu Yunxuan twice and held her hands once. But he used BACK on both occasions. So, Qu Yunxuan still does not know Dong Xuebing likes her. If not, she will not talk to him about her blind date. “That man is alright. His looks, physique, career are all considered above average. But……” Qu Yunxuan shook her head. “He is not my type. Also, I do not want to date anyone for the time being.”

Dong Xuebing was relieved and asked: “Then what type of men do you like?”

Qu Yunxuan laughed and crossed her legs. “I also can’t tell you what type of men do I like. But he must be someone who is clean cut and meticulous. For example, he should buy me a bouquet of flowers when he finishes work. This will let me feel…… If possible, I also hope my boyfriend will be caring for me. Look.” She looked towards her handbag on the sofa. “My handbag was accidentally torn last week on the bus. I have been busy these few days and did not have the time to get a new handbag. My scarf was also slightly torn the other day when it was hooked onto the door lock. I can still use it, though. My handphone accessories too. My Chinese knot accessory is dirtied. No matter how I wash it, I can’t remove the stain. Haha, if there is someone who can give me a new handbag or a new scarf or handphone accessory, I will feel……. Warm. The items do not need to be expensive. It will just let me know that he cares for me. If someone really cares about me like this, I might……”

Might what? Dong Xuebing really wanted to know.

I am together with Aunt Xuan almost every day, and even I did not notice her handbag had a small tear. I didn’t even know that her scarf was torn. I didn’t even see her handphone accessory have a stain. Dong Xuebing looked at her handbag. He looked at it for a long time and finally found the tear. But the tear was too small. Even if he picked up the handbag and examine it, he might also not see it! He then looked at the Chinese knot handphone accessory. It was only a tiny black dot.

God damn! Aunt Xuan! How meticulous do you want your boyfriend to be?

Qu Yunxuan looked at the speechless expression on Dong Xuebing’s face, and she knocked his head. “Are you laughing at me in your heart?”

“Coughed. No, no.” Dong Xuebing laughed. “Meticulous man is good.”

“I know my expectations are a bit high. This type of man does not exist. This is also why I have not dated before. No matter how successful a man is, he is still not up to my expectations. Sigh…… Nevermind. Maybe one day, my dream man will appear before me suddenly.”

Dong Xuebing asked jealously: “If he suddenly appears, what will you do?”

“Haha, then I will grab hold to him and never let go.”

Dong Xuebing wanted to knock some sense into her. You said your expectations are not high, but your expectations are ridiculously high. Where can you find such a person in this world? You are just finding….. Eh? Wait! Wait a minute! Dong Xuebing opened his eyes wide and stood up. This type of man does exist. Why can’t he exist?! Damn! I still have not used my BACK power today!

“BACK!”

……

The time was reversed!

Dong Xuebing eyes blurred, and the next moment, he could feel the soft cushion of the sofa. He was now sitting on the sofa.

Qu Yunxuan touched her hair and said: ““I also can’t tell you what type of men do I like. But……”

“Wait.” Dong Xuebing interrupted her. “What did I say just now?”

Qu Yunxuan looked at him weirdly. “You asked me what type of man I like. I can’t really tell you, but I like……”

This was the time before Aunt Xuan told him her expectations!

Dong Xuebing quickly stop her. “Nevermind. You don’t really need to tell me that. Errr…… I still have something on and need to go back.”

Qu Yunxuan blinked her eyes and replied. “Actually, there is not much to say anyway. I should not be able to meet the man I like in my whole lifetime. If I tell you my expectations, you will laugh at me. Haha. Ok. Rest early. You should be tired from work these few days.”

After leaving Qu Yunxuan’s house, Dong Xuebing did not return home immediately. He went downstairs and took a taxi to the nearest shopping mall. It was still 8 plus in the evenings, and the malls were not close. When Dong Xuebing returns, it was almost 9.20 pm. He was carrying a big plastic shopping bag, and he went to knock on Aunt Xuan’s door. Aunt Xuan had changed to her pajamas, and her hair and face were wet. She should be washing up and preparing to go to bed.

Qu Yunxuan opened the door and let him in. “Why are you not sleeping? What did you buy?”

“Aunt Xuan, come over here.” Dong Xuebing placed the shopping bag on the coffee table.

Qu Yunxuan walked over and asked: “What’s the matter?”

Dong Xuebing took out a handphone accessory from the bag. It was a Chinese knot. “I bought some things for you. See if you like it.”

Qu Yunxuan was stunned. “Handphone accessory? You saw the stain on my Chinese knot!?”

After Dong Xuebing passed the handphone accessory to her, he took out a light colored flowery print scarf. Qu Yunxuan was speechless as Dong Xuebing wrapped the scarf around her neck. Then, Dong Xuebing took out a black ladies handbag and placed it into the stunned Qu Yunxuan’s hands.

“Handbag? Handphone accessory? Scarf?” Qu Yunxuan did not know what to say. She had not told anyone about her bag being scratched and was torn. She will also try to cover it with her hands or scarf when she carries the bag. She was going to buy a new bag when she was free. She does not know how come Dong Xuebing was able to notice this small detail. Qu Yunxuan carried the bag and touched the scarf on her neck in silent.

Dong Xuebing asked. “Do you like the color?”

Qu Yunxuan paused for a while before replying: “Thank you, Xiao Bing. Thank you.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly: “What’s there to thank? The total is less than 300 RMB.” Dong Xuebing was in a rush and did not have the time to choose the items.

“It’s not about the money. I did not expect this…… really…… I…… I really don’t know what to say.” Qu Yunxuan held Dong Xuebing’s arm and sat down with him on the sofa. “Ah…. I don’t feel tired anymore. Anyway, it’s my rest day tomorrow. Let’s…… watch a movie together.”

Based on Dong Xuebing’s understanding of Qu Yunxuan, he knows she is ecstatic now. If not, she will definitely not accompany him to watch movies.

Dong Xuebing brighten up! Success!

Aunt Xuan’s affection towards him should increase a lot!!!!

Chapter 91 – Touched the wrong place!

Qu Yunxuan hugged Dong Xuebing’s arm and watched movies until very late. Dong Xuebing enjoyed this feeling. He felt like he was floating among the clouds, and it seems unreal. Dong Xuebing did not know when he dozes off. He woke up when he turned and fell off the sofa at around midnight. After he realized that he was sleeping in Aunt Xuan’s house, he walked to Aunt Xuan’s room to peep at her. Qu Yunxuan was sleeping and fully clothed. He peeked for a while and returned back to sleep on the sofa.

Morning.

“Xiao Bing, do you want breakfast?”

Dong Xuebing opened his eyes and saw Qu Yunxuan in an apron. She has placed a bowl of congee on the coffee table. “Huh? What time is it now?”

“It is 9 in the morning. You want to carry on sleeping?”

“I’m fine.” Dong Xuebing got up from the sofa.

After putting down the bowl of congee, Qu Yunxuan blew her fingers which was slightly scalded by the hot bowl. “Go and wash up before eating. If you are lazy to go back home to wash up, I have new toothbrush and towel.” It was before 15th of the month, and the central heating had not started. But Aunt Xuan had on her air conditional. The whole apartment was warm. There was no need to wear thermal clothes. Qu Yunxuan removed her apron. She was wearing a white silk slip dress and a pair of skinned colored leggings. Her dressing was sexy and homely.

Dong Xuebing’s heart starts to beat faster. That slip dress was very short, and he could see her sexy thighs!

“What are you waiting for?” Qu Yunxuan knocked on his head playfully. “Hurry! Go and brush your teeth!”

“Ah!” Dong Xuebing quickly took his eyes off her thighs and went into the bathroom.

After breakfast, Qu Yunxuan took out her belongings in her old handbag and put them into the new handbag. Then she sat on the sofa and crossed her legs. She was still holding on to her new handbag, admiring it. “Xiao Bing, tell me the truth. You must not lie to me. Why are you so caring? Are there any girls after you at your workplace? How is she? Do you like her?”

Dong Xuebing replied with a pitiful look. “No. Who would like me?”

Qu Yunxuan playfully punched his arm and stared at him. “Stop saying that. They are the ones who are blind for not liking you. I think you are good enough.” Aunt Xuan picked up the newspaper on the table and started reading it. After reading two pages, she turned to look at Dong Xuebing. “Xiao Bing, you are now a Deputy Chief. In the future, there will be lots of girls going after you. But you must choose your girlfriend carefully. You must know which girl really likes you and which girl is after you because of your position. Do you hear me? Don’t rush. If you like any girls, show me first. I will be your gatekeeper.”

“Errr… ok.” I only like you. You can try being the gatekeeper for me.

Qu Yunxuan continued reading the newspaper, and Dong Xuebing had anything to do. He switched on the TV to watch the morning news. He watched the news and thought to himself at the same time. After changing his appearance and being caring and meticulous yesterday, his impression in front of Aunt Xuan should have increased. But how much has it improved? It’s too hard to tell. Maybe…… try holding her hands and see her reaction?

That’s right! That should be able to tell!

After holding her hands and Dong Xuebing will confess to her the third time! It’s time for Qu Yunxuan to make her decision!

Dong Xuebing took in a deep breath while facing the TV. He did not reach out for Qu Yunxuan’s hand immediately. This was because he had failed the last time. That time, Aunt Xuan had brushed his hand off without even thinking. That incident had left a trauma in his heart. He was scared it will happen again. He had thought seriously about that rejection to find out what he did wrong. Dong Xuebing knew the reason he failed the last time was because it was too “sudden” and any normal girls will react the same way when someone held their hand suddenly. That action should not reflect whether the girl likes him or not. After all, most girls are shy. What should he do? Why not just grabbed her hand tightly and don’t give her the chance to retract her hand? This might actually work! But will Aunt Xuan be angry if he was so forceful?

After hesitating for 5 to 6 minutes, Dong Xuebing gritted his teeth. That’s it! I will hold her hand first and then talk later!

Qu Yunxuan was sitting on the sofa quietly reading the newspaper. She was flipping the pages and her fair left hand, which was holding the newspaper, was nearest to Dong Xuebing. Her wrist was resting on her sexy thighs, and her palm was facing upwards. Her little finger was above her skinned colored stockings.

Dong Xuebing saw his target, and his palm was positioned. Hmmm……. From this angle, he should be able to hold her hand. That stupid newspaper she was holding was a hindrance, but it does not matter. At most, he will grab the paper together with her hand. That’s right. Must grab her hand tightly and not let Aunt Xuan have the chance to escape. This was a do or die moment!

Dong Xuebing closed his eyes and took a deep breath.

3……

2……

1……

Dong Xuebing opened his eyes and turn around suddenly. His hand reach over to the position he anticipated in his mind and grab tightly. “Aunt Xuan, I……”

Qu Yunxuan turned and looked at him. Her right hand was holding the newspaper, and her left hand was tucking her hair behind her ears. She was shocked.

Ah? What happened? Dong Xuebing was stunned. Why was Aunt Xuan’s hand by her ear? Then what was he grabbing? Dong Xuebing looked down and was shocked. Damn!!!! His hand was grabbing Aunt Xuan’s fleshy thighs through her stockings!

Grabbed the wrong place!

Dong Xuebing had grabbed the wrong part of Qu Yunxuan!

“Aunt Xuan! It’s not what you think!” God damn! Why did she tuck her hair at this critical moment?!

Qu Yunxuan was frozen in place. She was still looking at Dong Xuebing in shock. Maybe she did not expect Dong Xuebing to touch her suddenly.

Dong Xuebing almost died from this awkwardness. He knew that there was no way he could explain himself out of this situation. But he remembered that he has the power ‘BACK’ and was relieved. Luckily, he can still turn back time and save the situation. Dong Xuebing looked where he was touching and suddenly could resist the temptation. He mustered his courage and slowly squeeze Aunt Xuan’s thighs.

One squeeze……

Two squeezes…..

Dong Xuebing still exclaimed: “Aunt Xuan, your leg is slender.”

Dong Xuebing did not wait for Aunt Xuan to react and quickly shouted BACK in his heart.

Huuu…… It’s over.

Dong Xuebing relaxed.

The TV was still airing the news, and steam was still rising from the cup of hot tea. Qu Yunxuan was still staring at him. The scenes in front of Dong Xuebing…… did not change!

Ah? What’s happening?

Dong Xuebing was shocked. BACK!!

It’s still the same!

Damn! Oh shit! BACK!!! BACK!!!

Suddenly Dong Xuebing remembered that in the wee hours today, he had fallen off the sofa and knocked his head. There was still a bump on his head. He then used BACK to prevent his injury. He had used today’s BACK!?

Dong Xuebing could feel cold sweat running down his back as he looked at Qu Yunxuan and his hand on her thigh.

Damn!

I’m dead!!!

Chapter 92 – Holding hands!

Dong Xuebing quickly retracts his hand, but it was too late.

He could still explain that he wanted to hold her hand, and touching her thighs was an accident as she moved her hand away. Dong Xuebing could still have Aunt Xuan’s trust. But the stupid Dong Xuebing thought he could still use BACK today and did not remove his hand at the first moment. He even squeezed Qu Yunxuan’s thigh a few times. The worse thing was he still commented on her legs. Damn. How can Dong Xuebing explain himself? There was no way for him to get out of this situation! He couldn’t be telling her that there was a mosquito on her leg and he was helping her to kill the mosquito. That’s bullshit!

Dong Xuebing wanted to just kill himself. He had caused a tragedy for himself!

Ring, ring, ring…… The iPhone 4 on the table rang. It was Aunt Xuan’s phone.

Dong Xuebing swallowed his saliva. Hee was thinking of a good excuse to explain his actions just now.

“Hello? Mum?” Qu Yunxuan answered the call.

Dong Xuebing dare not to look at Qu Yunxuan. He knows he will be dead when Qu Yunxuan ends this phone call.

How long more can he live? 30 seconds? 50 seconds? 60 seconds?

“…… Yes, I have eaten……. I am fine by myself. You don’t need to come over this weekend…… No need to bring anything. I have everything I need here…… How are you feeling recently? Oh…… ok……. Don’t keep staying at home. If you are free, go out for a walk……. Yes….. Ok….. ok…… Alright….. Fine….. If there is nothing else, I will hang up. Ok…..” A few seconds later, she placed her phone on the coffee table.

It was silent.

5 seconds……

10 seconds……

Dong Xuebing knew he cannot feign dead anymore. He turned around and did not know what to say in his current state. “Aunt Xuan, your legs…… how thick is your legs? Your legs seem to be slimmer than mine…… Hahahaha…… Errr…… I just want to see whose legs are slimmer.” After sprouting this nonsense, Dong Xuebing nearly gave himself a tight slap. What sort of excuse was this? If he used the explanation of a bug was on her leg, even 3-year-olds will not believe him. But the reason for comparing the thickness of legs…… even 1-year-olds will not believe him!

Qu Yunxuan’s neck was reddish. She continued to stare, angrily at him.

Dong Xuebing was embarrassed. “Your leg should be slimmer…… Cough….. Yours is slimmer than mine.”

Qu Yunxuan stared at Dong Xuebing for a few seconds, before reaching over to pull Dong Xuebing’s ear. She twisted his ear, “You brat! How can you have no respect for your elders? You can just ask and not touch. Who said you can touch? You…… If it is another woman, she would have slapped you!”

Eh? For real?

Aunt Xuan’s tone…… doesn’t sound like she was angry.

Yeah! Saved!

“I am talking to you. Do you hear me?”

Qu Yunxuan smacked Dong Xuebing’s head: “Even if you are curious, you should not do this. If you want to know anything, you can ask me. I did not say I will not answer your questions!” She raised her hand. “Don’t think I don’t dare to hit you. If you touch me again, I will smack you to death! You hear me?”

Hah! Do you look like you are going to hit me?

Dong Xuebing could feel his blood rushing to his head. He was excited! Was this the result of changing my appearance and being meticulous? If not, Aunt Xuan will not forgive him for grabbing her thighs. She doesn’t seem to be angry at all.

“…… I am asking you a question!!”

“Yes, yes. I remember what you said. I will not touch you.”

Qu Yunxuan smacked Dong Xuebing’s arm. “That’s more like it.” She reached over to take her teacup and picked up the newspaper. She then rolled her eyes at Dong Xuebing. “Women’s legs are all slimmer at the calves and thicker at the thighs. If you compare our thighs, my thighs are thicker than yours. Do you understand?”

“Ok.”

Qu Yunxuan did not continue the conversation and continue reading the papers.

Dong Xuebing peeked at Qu Yunxuan and thought to himself. If Aunt Xuan were not interested in me, she would surely be angry, and I will not get away with only some scoldings. She would have slapped me. But…… Aunt Xuan did not hit him and only scolded him. This……. was not what a normal woman do!

5 minutes passed……

10 minutes passed…..

Dong Xuebing was sitting on the sofa fidgeting. He was rubbing his hands and thinking whether if he should make another attempt. But Aunt Xuan had told him not to touch her. Will she get angry? But the mood now was right, and if he were to miss this opportunity, it would be a pity. Dong Xuebing was weighing the pros and cons. Finally, he made his decision. He must not be indecisive. He must give it a try! He had even touched Aunt Xuan’s thighs! What’s there to be afraid of? At most he will get a beating from her!

Dong Xuebing look over at Aunt Xuan’s hand which was holding on to the newspaper. This time, Dong Xuebing did not dare to close his eyes. He leaned forward and reach out for her hand. His hand reached her palms and grabbed her 4 slender fingers. “Aunt Xuan, is your fingers thinner than mine?”

Qu Yunxuan immediately retracted her hand and stared at Dong Xuebing, blushing. “Mine is thinner!”

Seeing Qu Yunxuan pulling her hand away from his, he was frustrated. He did not want to give up and reach over to hold her hand again.

“Irritating fellow!” Qu Yunxuan had an angry expression on her face and pulled her hand back and slapped Dong Xuebing’s thighs several times. “Didn’t you hear what I said just now? I will hit you!”

Dong Xuebing looked at her. He was determined to hold her hands. He does not care about her angry expression and reach over to hold her hand tightly.

“Are you trying to bully me?” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s thigh with her right hand. “You are making me mad.” But this time…… Qu Yunxuan did not pull back her left hand. She turned and faced another direction and held the papers with her right hand to continue reading.

Dong Xuebing looked at her and squeezed her small hand softly.

Qu Yunxuan’s brows twitched but did not have any other reaction.

Dong Xuebing squeezed her hand lightly again. He felt Aunt Xuan’s fingers moved slightly and pinched his palm softly. It was like tickling his palm. Dong Xuebing immediately spread his fingers and interlocked with her fingers. It was like how lovers hold hands.

Qu Yunxuan stared at him and turned away. She slowly…… tightens her grip on his hand.

At this very moment, Dong Xuebing could feel his heart racing. That’s it! He had successfully held Aunt Xuan’s hand!!!

Chapter 93 – Happiness!

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan, since the day he moved to North Heping Street. She and his mother addressed each other as sisters and Dong Xuebing had no choice but to call her Aunt Xuan. But after a few days, Dong Xuebing was mesmerized by the virtuous Aunt Xuan. He secretly admired her. He dreamt of holding her hands to go out shopping or watching movies. 4 years had passed, and today, his wish had come true. It was too sudden, and he thought this was a dream. He could feel his happiness and excitement!

Qu Yunxuan was still reading the papers. Dong Xuebing was not sure what she was thinking at this moment.

Dong Xuebing secretly peeked at her and squeezed her hand: “Aunt Xuan, your hand is so fair.”

“Shut up.” Qu Yunxuan used the newspaper to hit Dong Xuebing’s chest and blushed. “If you carry on sprouting nonsenses, I will tear your mouth!”

“I am telling the truth.” This was the first time Dong Xuebing held a woman’s hand. He was very nervous. “Errrrrr…… do you still have other movies? Some romantic love movies?”

Qu Yunxuan replied angrily: “No!”

“Ah…… We are not working today, let’s watch some movies together.”

Aunt Xuan rolled her eyes. “I don’t have any romantic movies. You want to watch horror movies?”

“Huh? Ok. Horror movies are fine too. Where are the discs?” Dong Xuebing walked over the to TV console and found a <Final Destination> DVD. It was the latest series. He placed the disc into the DVD player and sat back on the sofa with the remote control. After he played the movie, his hand reached over towards Aunt Xuan. He wants to continue holding her hand.

But Qu Yunxuan avoided his hand. “Stop fooling around and watch the movie.”

Dong Xuebing replied earnestly. “Errr…… let me hold your hand. I am afraid you will be scared by the movie.”

“…… No need. I am not afraid of anything.”

Damn. Nevermind. Dong Xuebing replied: “I am timid. Can you hold my hand?”

“Glib-tongue!” Qu Yunxuan looked at him through the corner of her eyes and paused for a few seconds before moving her left hand nearer to Dong Xuebing.

Dong Xuebing was overjoyed. He happily reached over and held that small fair hand. They held hands and watch that horror film. This film was too horrific. The actor and actress were killed one after another. But Dong Xuebing was not concentrating on the movie. He was watching <Final Destination>, but he was feeling blissful in his heart. Throughout the movie, he was smiling and laughing.

Smacked! Aunt Xuan slapped Dong Xuebing’s leg. “Why are you laughing? Is it funny to see people get killed?”

“Errr…… this film is interesting. This is a good move.”

“What’s so good about this movie? Everyone is all dead.”

Dong Xuebing was in a state of excitement for over an hour. He was still feeling excited after the movie ends. Dong Xuebing looked at his watch. It was almost noon. “It’s almost lunchtime. Shall we go out and eat? I will treat you to some western cuisine. Errr……. Chinese food is also fine as long as you like it.”

Qu Yunxuan looked at him. “You had just bought a bag and a scarf for me yesterday. You got to save up for rainy days. Your salary is lesser than mine.”

Dong Xuebing replied: “That’s no such things. I am now richer than you. Let’s go. Western cuisine or Chinese cuisine?”

Qu Yunxuan heard what Dong Xuebing said and knocked his head: “Is your salary more than 4,000 RMB? I think your salary is not even 3,000 RMB. You still need money for your daily expenses and give your mother money. You are still buying me gifts. How much money is left at the end of the month? Oh, your this month’s salary is still not out. After buying those gifts for me, do you still have enough? If you do need money, I can lend you some.”

“Ah…… I really do not lack money.” Dong Xuebing still have more than 200,000 RMB in his account.

“…… Even so, we should also not eat out. It’s too expensive. We can cook at home. We still have ingredients.”

Dong Xuebing’s relationship with Qu Yunxuan had just moved up to the next level, and he really wanted to bring her out for a date. But Qu Yunxuan was insistent on eating at home. So, he gave in. “…… Fine. I will help you with the cooking.|

Qu Yunxuan nodded and stood up. She looked at Dong Xuebing: “…… your hand.”

Dong Xuebing also stood up and feign ignorance. “Hand? What’s wrong with my hand?”

Qu Yunxuan stared at him with the corner of her eyes. She had the charms of a mature woman. “Are you not shy? Do you think I don’t dare to hit you?”

Dong Xuebing released his hand unwillingly when they entered the kitchen. He picked up the knife and start cutting tomatoes and cucumbers. He looked back at Qu Yunxuan, who was washing the vegetables at the basin. A few droplets of water was splashed onto her collar bones and trickled down her cleavage. She froze and wiped her chest with the back of her hand.

Dong Xuebing could feel temperatures rising. He asked an obvious question: “Aunt Xuan, do you have a boyfriend?”

Qu Yunxuan paused for a second and replied without turning back while washing the cucumbers. “Why are you asking?”

Dong Xuebing put down the knife and wiped his hands. “Errr…. You don’t have a boyfriend, and I also do not have a girlfriend. We should be a couple. Isn’t that great?”

Qu Yunxuan closed the tap and stared at him angrily. “Great? You are so much younger than me!”

“Ahhh……. You are only older than me than a few years.|

“Have you not heard of a saying in Beijing? A woman who is 3 years older is comparable to a golden brick. A woman who is older by 5 years……” Qu Yunxuan did not continue.

Dong Xuebing had heard of this saying. A woman who is 3 years older is comparable to a golden brick. A woman who is older by 5 years…… is similar to a mother. This saying is telling you that if you get a woman older than you by 5 years, you are getting another mother. This is a taboo in the eyes of the older generations. Dong Xuebing was observing Qu Yunxuan’s expression. “What’s the big deal of being 5 years older? Even if you are 50 years older than me, I will still like you!”

Qu Yunxuan burst out laughing and replied angrily. “Are you saying that I am an old demon?”

“That’s not what I meant. I only…… wanted to tell you that the age difference is not a problem.”

“Then what is considered a problem? You are so much younger than me. My relationship with your mother is already a problem. Stop talking nonsenses in the future. Other people will laugh at you.” Qu Yunxuan passed the cucumber to Dong Xuebing. “Hurry up and cut it.”

“Are you saying that if your mother and my mother agree, we can start dating?”

“This is not what I meant.”

“Huh? Then what do you mean?”

“I am asking you to hurry up and cut the vegetables!”

“Ah…… Please tell me what do you mean.”

Qu Yunxuan was blushing, and she raises her hand. “If you start cutting the vegetables, I will hit you!”

Dong Xuebing was disappointed when he did not get the answer he wanted. He stopped asking and start to chop the vegetables. The cucumber was cut into all sorts of sizes.

Qu Yunxuan looked at him. “What’s wrong?”

What’s wrong? I’m unhappy and venting my frustrations! Dong Xuebing kept quiet and start to chop the potatoes.

Qu Yunxuan sighed and mumbled: “This kid is so hard to please.” She paused for a second. “……, give me your hand.”

“Why?”

“I ask you to give me your hand.”

Dong Xuebing stretched out his hand, puzzled.

Qu Yunxuan looked at him and held his hand slowly. “Can you cut the vegetables properly now?”

“Huh? How can I cut the vegetables with one hand?”

“That’s your problem.”

Dong Xuebing swallowed his salivia. He knew he should not rush her to be in a relationship with him. Aunt Xuan had already let him hold her hands and this was prove that she also likes him. Dong Xuebing immediately cheered up. He decided to take one step at a time. Today he got to hold her hands and touch her legs. Next time, he wanted to try kissing with her!

Chapter 94 – A big discovery about BACK!!!

From joy to sadness. This was the feelings of Dong Xuebing now.

After holding hands with the woman he secretly admired for years, Dong Xuebing could not think straight. He spent the whole Sunday marketing with Aunt Xuan, accompanying her to have meals, watch movies, etc. Other than going to the toilet and sleeping, both of them spent all their time together. Dong Xuebing could not forget the feeling of holding her hands. He kept thinking about the feeling, and on Monday morning, he realized that he had forgotten to do an important thing. That day was the most uneasy day of his life!

Dong Xuebing had forgotten to use his Sunday’s BACK!

Dong Xuebing still have not fully understood his power BACK. Since he had gotten this power from the accident, he only knows that this BACK can turn back time to one minute ago and he has one chance to use it every day. After he had gotten this power, he maintained the principle of using power every day. Even if nothing happens in the day, he will use BACK before he sleeps. This had become his habit, and he had done so without fail. Dong Xuebing also did not think about what would happen if he missed using his power for a day, and he also did not dare to try. He had benefited from his power, and there was no way he could do without it. What if the condition of his power was he must use it every day? If he missed one day, the power would be gone?

Restless, uneasiness, and nervous!

Back! You must not leave me! I still have to depend on you for my future happiness!

“Xiao Bing, why are you in a daze so early in the morning? What’s wrong?”

“Huh? I’m just thinking about something. Everything’s fine.” When Dong Xuebing came back to his senses, he noticed Aunt Xuan kneeling in front of the sofa, helping him to tie his shoelaces. Dong Xuebing immediately bend down to stop her. “Stop, stop. I can tie my own laces. Your neck and back are not good, and you might injure yourself.”

“I am not that weak.” Qu Yunxuan tied his shoelaces for him and stood up to straighten his tie for him. “Ok. You look great today. It’s time for you to go to work.”

Dong Xuebing nodded. “You should also leave early. You might get caught in a traffic jam if you are late.”

“Ok. If I am not working late today, I will prepare dinner and wait for you.”

After Dong Xuebing went downstairs, away from Qu Yunxuan’s sight, his smiling face was replaced by a dejected look. He really wanted to try BACK to see if his power was still around. But after thinking about it for a while, he decided to leave it for now as he still did not know what would happen at work. What if he said the wrong things again? So, Dong Xuebing resisted the urge to try his power until he finishes work. If some accidents happened during work, he could still test his powers.

1 hour……

3 hours……

5 hours…….

Soon, it was time to get off work. Dong Xuebing did not make any mistakes at work.

Dong Xuebing carried his bag and walked out of the branch bureau. He decided to use BACK immediately. Please……. Don’t let BACK disappear!

“Chief Dong, you have are going back?” A girl from the General Affairs Department smiles and greeted him.

Dong Xuebing nodded and replied: “Yes.”

“Bye. I will make a move first.” The girl smiled and walked towards another direction.

Dong Xuebing remembers that this girl’s surname was Guo. After this girl walked past him, he took a deep breath and said, “BACK!” quietly.

……

The scenes changed!

That staff member was walking towards Dong Xuebing. “Chief Dong, you have are going back?”

“Yes.”

“Bye. I will make a move first.”

It was exactly 60 seconds before. Time had returned back to 1 minute ago!

Dong Xuebing was sweating from his nervousness. He was afraid that his powers would be gone. Now, he was relieved. All the worries were gone. He cheered up and walked towards the bus stop smiling. He stood at the bus stop to wait for his bus and thought to himself. Since BACK was not affected for missing one day, then he does not need to worry about forgetting to waste his powers before midnight. Oh, it’s not considered wasting. It should be called practicing. If he had not practiced and experimented with his power, he would not be so familiar with it. For instance, if he used BACK while walking, he will trip and fall in the past. But now, he can still carry on walking normally after he returned to one minute before. He had practiced this movement dozens of times.

Hiss……. It was the sounds of a bus breaking as it enters the bus stop.

A woman, who was in charge of maintaining order, was waving a small red flag. “Swipe your card and board the bus from the front door.”

Dong Xuebing was standing near to the front. But the bus stop was too crowded, and he was pushed behind by the crowd.

Damn! What’s the rush? This is considered uncivilized behavior.

Dong Xuebing was now a small leader. It will be a joke if any of his colleagues saw him jostling and pushing with the crowd to board the bus. So, he stepped aside and let the passengers board before him. He was the last to board after everyone. He stepped onto the steps of the packed bus.

It might be the issue of the blind spot. The driver closes the door as Dong Xuebing was boarding the bus.

Dong Xuebing got a shock and immediately pushed the person in front of him and board the bus. But he could not get out of the way in time, and his left hand was caught in the bus doors!

“Ah!” Dong Xuebing shouted in pain. He natural instincts kicked in and shouted BACK!

This was his usual reaction, and he did this unconsciously. After he shouted BACK, he slapped his forehead. He had used it 5 minutes ago outside the bureau. What’s the use of shouting now? But the next second, Dong Xuebing was stunned!

……

Dong Xuebing’s surroundings were not crowded anymore. His hand does not hurt, and he was standing at the bus stop.

“Swipe your card and board the bus from the front door.” The woman was waving a small red flag, and all the passengers were rushing forward!

Huh? BACK happened again? Now it was 60 seconds ago?!

What the fuck!? Impossible! How can this be possible?! I had used BACK once today! How come I can use it twice? Looking at what was happening in front of him, Dong Xuebing still could not believe his eyes. He stood there in a daze even after the bus left the bus stop!

What just happened?

Eh? Wait!

Twice? I used BACK twice?

Dong Xuebing immediately thought of one reason!

Could it be…… the Sunday’s BACK did not disappear and was accumulated to Monday?

Damn! Don’t tell me BACK can be accumulated??

If this is real, then it would be possible to turn back time to 5 or 10 minutes ago Dong Xuebing accumulated 5 to 10 days of BACK!

Chapter 95 – Stone Gambling!

Dong Xuebing, who had discovered the ability to accumulate his BACK’s timings, was surprised and shocked. He was not sure if he was right. Could BACK be only accumulated for only one day? If he carries on accumulating his BACK, will he be able to use it several times in a row? Dong Xuebing felt he must experiment with it. This way, he will be able to use BACK to its full effects. So, he stopped himself from using his powers. From Tuesday to Saturday, five days, Dong Xuebing did not use BACK. If his guess were right, he would have collected 6 days of BACK, including Sunday’s. That means Dong Xuebing would be able to reverse time to 6 minutes ago!

Sunday.

Morning, at 8.30 am.

Dong Xuebing was sitting on his sofa and lowered the volume of his TV. He grabbed his iPhone 4 on the coffee table and stared at the time on the phone. He was able to experiment with BACK.

Ding-dong, ding-dong, ding-dong. Someone was at the door.

Dong Xuebing thought it was Aunt Xuan and immediately rushed into the bathroom to comb his hair before opening the door.

But it was not Aunt Xuan. It was a middle-aged woman. “Hahaha, did you just wake up?”

“Oh, Auntie, why are you here? Come in please.” Dong Xuebing stepped aside and invite her into her house. “I had just woke up. What time did you arrive? Where’s Aunt Xuan?” This woman was Qu Yunxuan’s mother. She seldom comes over to visit Aunt Xuan, and Dong Xuebing had only seen her a few times over the years.

“I have just arrived. Yunxuan had received a call and had to meet her clients.” Qu Yunxuan’s mother passed a paper box to Dong Xuebing. “I have brought some prawns from my hometown. Keep it in the refrigerator.”

“Thank you. You don’t need to bring anything over.” Dong Xuebing said and kept the box of prawns in his freezer.

“I must bring something for you.” Qu Yunxuan’s mother smiles. “Yunxuan had only told me that you saved her life this morning. If I know about this incident earlier, I would have come over to thank you immediately after the incident.”

“Don’t mention it.”

After thanking, Qu Yunxuan’s mother starts to praise Dong Xuebing. “I have not seen you for half a year? You look better now. There should be a lot of girls after you now, right? Oh, I heard from Yunxuan that you have entered the government service for 2 months and got promoted? Hehehe, you are really capable. From your features, I  know you are blessed. You should be promoted to Deputy Section Chief within 3 years. Your mother will be proud of you.”

Dong Xuebing felt embarrassed and replied modestly.

Ring, ring, ring. Qu Yunxuan’s mother phone rang. She was using a pink colored smartphone. “Hello, who is this? Oh…… Sis…… you saw me? Hohoho, yes. I am now at Xiao Bing’s house……. Sure. I will drop by your house later…… Sis….. your voice sounds sweeter than before…… you should be prettier since I last saw you……. No? Impossible…… you look the same as 30 years ago. Your looks did not change at all….. I really envy you…. Hahaha…… Ok…. Wait for me. I will be over at your place in a while.”

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan’s mother was someone who always pays compliments to others. She had a sweet tongue. She will praise anyone she met. It might be fine if you heard it the first or second time. But after the eighth or tenth time…… Dong Xuebing felt it was too fake.

“Auntie, if you are busy, please carry on.”

Qu Yunxuan’s mother smiles as she hangs up her phone. “It’s nothing important. Mrs. Zhou from the second floor asks me to drop by her place for a chat.”

“Oh…… Do you want to have tea? Do you prefer flower tea or red tea?”

“Hahaha, our Xiao Bing is more sensible now. Don’t bother. I am leaving soon. Oh, I need to ask you something.”

“What’s is it?”

Qu Yunxuan’s mother lowered her voice and asked: “I have been asking Yunxuan, but she refuses to tell me. Is she dating anyone right now?”

Dong Xuebing jumped slightly and replied: “I don’t think so.”

“Then is there anyone after her? How many have you met? How do they look like? Are they rich?”

Damn! I am the one after your daughter. How should I answer you?! Dong Xuebing cleared his throat: “There is surely be men after Aunt Xuan. But I am not sure whether if they are rich or not. Are you talking about their salaries or jobs?”

“It would be best if the man is from a wealthy family and his parents should be some sort of big boss.”

“I don’t think there is anyone like that.”

Qu Yunxuan’s mother grumbled: “She is already so old and she is still not anxious about her future. She is just working every day. Xiao Bing, how long do you think it will take for her to save enough to set up her own company with her miserable salary? She still insists on waiting under she has her own career before she considers dating anyone. She might have to wait for years. I really wish she would hurry up and get married to a wealthy family. This way, she will be able to set up her own family, and at the same time, she will have her own company. Isn’t this a good idea?”

Dong Xuebing mumbled a reply.

“Ok. I should be going. I will visit you another day.” Qu Yunxuan’s mother stood up. “Xiao Bing, help me talk to Yunxuan. If you know any guy that have acceptable looks and a wealthy family, let me know.”

“Ok. Be careful on your way out.”

After Qu Yunxuan’s mother left, Dong Xuebing sat down on the sofa. He did not blame Qu Yunxuan for being snobbish. All parents want the best for their children. They all wanted their daughters to get married to someone who could take care of them financially. Aunt Xuan is so pretty and gentle, and the requirements for her partner should be higher. Dong Xuebing knew Qu Yunxuan’s mother would surely look down on him if he wants to be Qu Yunxuan’s boyfriend unless he can take out 1 million RMB for her to set up a company. That might also cover the fact that he was much younger than Qu Yunxuan and gained her mother’s approval.

Dong Xuebing picked up his iPhone 4 again to experiment with his power.

But he held the phone in his hands and did not say the magic word, BACK. He then put down his phone.

It would be a waste if this experiment were a success. It’s 6 minutes. He could do a lot with 6 minutes!

Dong Xuebing paced around his living room with his hands behind his back. He was thinking of how he could earn 1 million RMB. He thought about what Qu Yunxuan’s mother said. Dong Xuebing suddenly stopped. He had a bold idea. Time waits for no one, and it was not easy to wait for 6 days. This was a rare opportunity, and he should use the BACK he saved up, to make money. If he succeeds, he will be able to make a large sum. If he did not succeed, he would lose 220,000 RMB at most.

That’s right! He got to take a gamble!

But what should he do?

6 minutes…… 6 minutes…… 6 minutes……

Ah!

Dong Xuebing suddenly brightens up. If I have enough time, why not go for stone gambling?!

If BACK had accumulated to 6 minutes…… then he will surely win this gamble!

Chapter 96 – Crystal Gambling!

It was 9.20 am. Dong Xuebing took out his sling bag, which contains 110,000 RMB from the sales of the antique books, from his closet. After that, he went to the ICBC bank across the road from his house. This was a small branch, and one-day notification was needed for withdrawals more than 50,000 RMB. Dong Xuebing, who had wanted to withdraw 100,000 RMB from his account, was lazy to go to another branch. So, he only withdraws 50,000 RMB. 160,000 RMB should be enough. He pulled up the collar of his jacket and walk out to the streets to flag a taxi. He went straight to the stores outside of Panjiayuan. Many stores were selling raw stones there.

“Boss, do you have any unprocessed jade stones?”

“No. We only sell finished products here. You can try other shops.”

“Excuse me, can I gamble stones or jade here?”

“Oh, we do not have these.”

“Do you know where I can gamble stones?”

“Stone gambling? There is not a lot of such places in Panjiayuan. If you are interested, you can go to the Haidian or Chaoyang districts. Every weekend, there are auctions for unprocessed stones. The prices are reasonable, and the quality of the stones are higher.” Dong Xuebing also know about the auctions in Haidian’s antique market. But the procedures there was to pay for the stones first before cutting. It takes too much time. His 6 minutes was not enough to even bid for the stones. This was why Dong Xuebing was targeting those smaller shops.

Dong Xuebing carries on walking around Panjiayuan.

Suddenly, there were sounds of a stone cutting machine from a distance.

Dong Xuebing’s eyes widen. When he was working part-time in the past, he had seen people gambling stones. This was why he was familiar with this sound. He raised his head and walked towards the direction of the sound. But when Dong Xuebing reaches the shop, he saw a man using the stone cutter to cut a stone. It was not a jade stone. From the color and shape of the stone, it should be uncut crystal stones. Natural crystals. Crystal gambling? This was rare. Dong Xuebing hesitated for a while and then entered the shop. Crystal gambling, Agate gambling, turquoise gambling, jade gambling, and jade stone gambling, can all be considered stone gambling. Dong Xuebing does not need to specifically to look for jade stones or Nephrite jade stones. The returns for crystal gambling was high too.

The cutter machine stopped, and a small window was cut out of the natural purple crystal stone.

The buyers were a young couple, and the girl asked. “Is this crystal good? How much can it sells?”

“The color inside is ordinary.” The overweight boss put down the cutting machine and take a closer look at the stone. “It’s worth 800 to 1,000 RMB.”

“We bought it for 5000 RMB, and we can only sell it for 1,000 RMB?” The woman heard the boss and gave her boyfriend a slap angrily. “I told you not to buy it, and you insist. See, we lost!” Only 1 out of 10 wins in stone gambling. Although the risk for crystal stone gambling was not as high as jade stone gambling, it’s almost the same. It’s normal to pick worthless stones. If anyone could find an unprocessed stone worth tens of thousand RMB with 5,000 RMB, it will be abnormal. Furthermore, Beijing was not a place known for stone gamblings. All the unprocessed stones were brought in from other places and were the leftovers from the quarries. This increases the difficulties of winning in stone gambling.

That man was pissed to hear his girlfriend scolding him. He gritted his teeth: “This and that! Open up these two!”

The girl shouted angrily: “Stop buying! You can put the money to better use!”

The man ignored her and paid the boss.

“Ok. I will cut it the same way as earlier.” The overweight boss grabbed the stone cutter and start to cut the stone steadily. The blades of the cutter cut across the surface of the stone. Crystals were not as hard as jade, and it was faster to cut a crystal stone than a jade stone.

1 cut……

5 cuts……

10 cuts……

Screeched…… after a while, both the big and small crystal stones were cut, and the colorless crystal was exposed. The bigger stone had air bubbles, and it was worthless. The smaller one did not have any defects, but the color was normal, and it was not worth the price he paid for it.

The young couple left the shop with their crystals arguing.

Not long later, an old man spent 10,000 RMB to buy a bigger yellow crystal uncut stone. In the end, there was some dirt, the size of a fingernail, in the crystal and the value of this crystal dropped. At about 11 am, a group of tourist entered the shop and bought 4 to 5 pieces of natural crystal stones. The best piece was valued at the price they purchased, and the rest were worthless.

This was stone gambling. There were more losers than winners. It all depends on luck.

Dong Xuebing had doubts. After standing there for so long, there was not one person who won. Can he really make money from this?

“Young man, do you want to try your luck?” The fat shopowner asked as he wiped his hands with a towel.

Dong Cuebing, who was standing by the entrance, was not ready yet. He shook his head and entered the shop to look at the crystal ornaments on display. He pointed to a few of them and asked: “How much is this pink crystal necklace? 800 RMB? What about that purple crystal Guanyin statue? 20,000 RMB? How about that piece? 130,000 RMB?” The items on display ranged from tens of RMB to over 100,000 RMB. The prices depend on the color, clarity, and size of the crystals.

“The finished products are expensive.” The shop owner tried to entice Dong Xuebing. “Why not try your luck with these stones? Maybe you will be rich overnight!”

Dong Xuebing just smiled and thought to himself. He might also be bankrupt overnight!

After lunch, Dong Xuebing returned to the shop and spent one hour standing there watching and learning. Soon, he understood how crystal stone gambling and how the crystals were valued. Natural purple crystals were more valuable than natural yellow crystals. Natural yellow crystals were worth more than colorless crystals. The darker the colors, the more expensive was the crystal. One-color was worth more than multi-colors ones. The purer crystals worth more than those with impurities. The weight also plays a part in determining the value. The heavier the crystal, the more valuable it was. If there were acicular inclusions in the crystal, it will worth more. The value would increase further if the acicular in the crystal were in the same direction.

After learning this, Dong Xuebing had a plan in mind. He started to calculate the time needed to cut a crystal stone. If the stone were cut carefully from the sides slowly, it would take a longer time. But if a bigger portion was cut, without worrying about damaging the crystals inside, it will be much faster. It will take less than a minute.

10 minutes later, Dong Xuebing was ready to act out his plan.

Dong Xuebing took a deep breath. Ok! Let’s start!

Chapter 97 – Final 3 seconds!

The floor of this crystal shop was covered with crystal stones dust.

Dong Xuebing walked to a stack of uncut natural crystal stones and squat there. He picked up a stone, about 2 to 2.5 kg. He examines it closely. There was a small window cut at a corner. The crystal inside was colorless and clear. The quality of this crystal seems to be of a higher grade. But Dong Xuebing knew the shopowners will cut the best part of the stone to show the customers. It might show high-quality crystal from this small cut, but the crystal might not be the same for the other parts of the stone. “Boss, how much is this piece?”

The shopowner was sweeping the dust, and he looked up. “Oh, that’s 10,000 RMB.”

Dong Xuebing pointed to another purple crystal stone. That stone does not have any cuts. “How about that piece?”

“35,000 EMB.”

“That yellow crystal stone?”

“That is bigger. 40,000 RMB.”

Dong Xuebing asked the prices of the bigger stones. This way, the chances of having bigger crystals were higher. After confirming the prices, Dong Xuebing reached inside his pocket and played a ringtone before taking out his iPhone 4 to pretend to answer a call. He pretended to be speaking to someone and then hang up. “Boss, I would like to buy some crystals. But I need to rush off. If you can cut the stones faster, I will buy a few pieces at once. If not, I will go off.”

The shop owner would not give up any business. “Hurry up and pick the stones. I can cut the stones fast.”

“Fine. These two purple crystals, that yellow crystal, that colorless crystal, and that pink crystal.”

“Wait, let me calculate.” The shop owner picked up his calculator and punched in the numbers. “The total is 162,000 RMB. I will round it off to 160,000 RMB.”

Dong Xuebing took out the stacks of money from his back and pressed the countdown timer on his phone. 360 seconds.

The shop owner could tell Dong Xuebing was a novice. But he never expects Dong Xuebing to spend 160,000 RMB to gamble crystal stones. The young men nowadays were so rich. He picked up the stacks of RMB and place it into the money counting machine beside him. 10,000…… 50,000…… 100,000…… He counted twice, and the amount was right.”

There were 312 seconds left.

Dong Xuebing anxiously said. “Start cutting the stones. Don’t need to grind it bit by bit. Cut it diagonally from an angle will do.”

The shop owner was stunned. “Oh, you will damage some of the crystals inside. Are you sure?”

“Yes. Please hurry.”

There were 303 seconds left.

The shop owner had promised Dong Xuebing that he will cut the stones fast. His movements were swift as he rolled up his sleeves and kneel down beside that colorless crystal stone. He held the cutter in his hand and picked an angle before pressing the cutter against the stone!

Eeeeeee! Eeeeeee! Eeeeeee! The stonecutter cut through the outer layer of the stone!

There were 280 seconds left!

Dong Xuebing clenched his fist tightly. Please hurry up!

Eeeeeee! The screeching sounds of the cutter were loud! Suddenly the noise stopped!

The colorless crystal stone was cut open. The cut surface was smooth, but there were specks of black spots. The shop owner rubbed it with his fingers and could not remove it. “There are not dirt. It’s the impurities in the crystal. What a pity.” Having impurities in the crystals will lower the value of the stone. This stone which cost 10,000 RMB was not worthless.

Dong Xuebing cursed under his breath and immediately said: “Forget about that and cut the next stone!”

“Sure.” The shop owner turned and start to cut the yellow crystal stone.

There were 241 seconds left!

Dong Xuebing was rubbing his palms together and praying. Please, let me get a good crystal stone without impurities!

Eeeeeee! Eeeeeee! The second stone was cut open, and there were no impurities. But the yellow color was not very dark. There was only a slight tint of yellow in the crystal. It was almost like colorless crystals. This stone which cost 30,000 RMB was worth less than 10,000 RMB now!

Damn!

Dong Xuebing gritted his teeth and said: “Next one!”

There were 195 seconds left.

Eeeeeee! Eeeeeee! Eeeeeee! The third pink crystal stone was cut open!

This time, the shop owner might have chosen a wrong angle to cut. He did not cut it diagonally. He just cut out a small portion of the stone, but from that small window, they could see lots of tiny bubbles in the crystal. This piece was another worthless piece!

Dong Xuebing slapped his thighs angrily. “Next!”

He only has 141 seconds left, and there were 2 purple crystal stones left.

132 seconds…….

112 seconds…….

98 seconds…….

Dong Xuebing had seen many people losing money from crystal stone gambling. He thought they were unlucky. But he never expects his luck to be much worse than them. That 35,000 RMB smaller purple crystal stone was cut opened and the color…… Lousy could not even be used to describe the crystal. There were a big crack and two black lines of impurities. It was totally worthless!

There was only the bigger purple crystal stone left!

There were only 88 seconds left!

The shop owner looked at Dong Xuebing, and the frustrated Dong Xuebing said: “Cut! Continue!” He was really unlucky today.

The fat shop owner was not surprised. He knew his stones well. This batch of crystal stones was bought from his friend in the southern province. It was from his friend’s factory. There were all low-grade stones which were unsold. It would be a surprise if there were any high-grade crystals in there. Oh, there might still be a possibility of a high-grade crystal stone mixed among the stones. After all, the crystals in the stones could not be graded with any equipment. No one could tell for sure if the uncut stones contain high-grade crystals.

76 seconds……

52 seconds……

47 seconds……

The last purple stone was cut. It contains colorless crystals. The crystals in the center were almost transparent. There were still specks of dirt in the crystal, and some parts were greyish. This was another worthless crystal!

Dong Xuebing was furious. 160,000 RMB! 160,000 RMB was wasted. He was speechless!

That’s it? It’s all over?

That’s right! There was still time! 39 seconds were remaining!

Dong Xuebing did not waste time choosing the stones. He pointed to a bigger stone beside the shop owner and said: “Please cut that one!”

The shop owner looked at the stone. “This cost 50,000 RMB.”

Dong Xuebing immediately said: “Cut it first. I will pay you in a while!”

The shop owner did not move. “I am only running a small business…….”

“I do not have so much cash with me now.” Dong Xuebing took out his identification card and place it on the table. “I will leave my identification card with you and will go to the bank later to withdraw money. Is that fine?”

The shop owner saw the way Dong Xuebing bought the stones and knew that he should not run away. He nodded.

There were 24 seconds left!

Dong Xuebing had only 60,000 RMB left in his bank. If this crystal is a low-grade crystal and his BACK cannot be used continuously, he will lose everything!

Eeeeeee!

There were 13 seconds left!

Dong Xuebing looked at the time remaining on his phone. “Please hurry up!”

The shop owner used more strength to cut the stone. 1 cm…… 2 cm…… 3 cm……

8 seconds remain!

6 seconds remain!

5 seconds remain!

There was no more time!

Just when Dong Xuebing was about to say BACK at the final 3 seconds, Crack! The outer layer of the stone was cut open and dropped onto the floor!

It’s cut!

Dong Xuebing quickly move forward to look at the crystal!

“This…… This is acicular crystal?” The shop owner was stunned.

“Ah?” Dong Xuebing was also surprised. “You mean the type of crystals that have acicular inside?!”

“Yes! This is worth a lot!” The color, size, and purity of this crystal were all top grade. The shop owner also did not expect to find such high-grade crystal among this batch of stones!

Dong Xuebing was stunned for a second and shouted in his heart: BACK! BACK! BACK! BACK! BACK! BACK!

He said BACK six times!

Chapter 98 – Silver Acicular Crystal!

Every time BACK was shouted, the scenes in front of Dong Xuebing flashed.

The first time, Dong Xuebing saw the fat shop owner looking down cutting the stone. This was 60 seconds ago.

The second time, Dong Xuebing saw the fat shop owner talking to him. This was 120 seconds ago.

The third time, Dong Xuebing saw the fat shop owner touching the crystal stone, preparing to cut it. This was 180 seconds ago.

……

Dong Xuebing’s body and eyes could not keep up with the fast-changing flashes and became giddy. When he came back to his senses, his surroundings were no longer flashing. He felt he had just got off a roller coaster. His legs were wobbly and immediately grabbed onto a corner of the table. Sweat was dripping off his forehead.

“Oh, are you ok?” The shop owner looked at Dong Xuebing and asked: “What’s wrong?”

Dong Xuebing blinked and steadied himself. “I’m fine. Errr……. Where did I stop just now?”

“Where did you stop?” The shop owner was looking at him weirdly and pointed to the few crystal stones on the floor. “You said you want these two purple crystal, that yellow crystal, that colorless crystal, and that pick crystal.” The shop owner answered Dong Xuebing and lift up his calculator. “The total is 162,000 RMB. I will round it off to 160,000 RMB.”

God damn! It succeeded!

Dong Xuebing was overjoyed and had forgotten that he was still gambling.

The shop owner saw Dong Xuebing laughing to himself and felt a cold shiver up his spine. Was this person crazy? He sub-consciously took one step back from Dong Xuebing and asked: “You are in a hurry? Do you want all 5 pieces? I will cut those stones for you now?”

“No, no.” Dong Xuebing returned back to his senses. “I will not be on time even if I rush back now. You can take your time to cut the stones slowly.” Dong Xuebing said and looked at the stones on the floor. His eyes immediately stopped on the last stone the shop owner cut before he used BACK. “Those 5 pieces are too expensive. I do not want them anymore. Hmmm…… That piece. Yes. That piece that is slightly smaller than a football. How much is that?”

The shop owner looked at that stone and replied: “That piece? 20,000 RMB.”

“20,000 RMB!?” Dong Xuebing heard the price and cursed in his heart. Before he uses BACK, the shop owner quoted him 50,000 RMB. The shop owner should have quoted Dong Xuebing a much higher price as he was in a hurry and do not have time to bargain. “There are no small cuts on this piece. 20,000 RMB is too expensive.”

The shop owner shook his head. “The weight and size are worth this much.”

Dong Xuebing was in a hurry earlier and did not have time to examine this stone. He moves closer and picks up the stone. He pointed to the left side of the rock. “There is a crack here. It is a deep crack. The crystals on this side should be useless. The value of this crystal should be halved.”

The shop owner also knows that this stone was not worth much. He thought for a while. “18,000 RMB. This is the final price.”

Dong Xuebing immediately passed him the money. “Start from the side without the crack.”

The shop owner nodded and carried the stone to a corner to start cutting. He was facing the side of the crack, and he knew the crystals inside should not be any high-grade crystals. He picked up the stone cutting machine, switched it on and slowly press it against the side without the crack.

1st cut…… 2nd cut…… 3rd cut…… A small opening was cut through the dusty surface of the stone.

5th cut…… 6th cut…… 7th cut….. The opening was cut bigger, and it formed a finger width size window. They could see the crystals inside!

Dong Xuebing quickly walk over. He did not see the crystals earlier and was nervous.

The shop owner wiped the dust off the surface and looked at the crystals. He was stunned.

The crystals were colorless and very clear. The shop owner could also see silver-colored needle-like crystals inside through the small opening. Some of the needles were slightly curved, and some were straight. It was beautiful!

“This is……” The shop owner cried out in surprise: “Acicular crystal! Silver acicular crystals!!!”

Dong Xuebing pumped his fist! It’s really acicular crystal!

The shop owner took out a torchlight and shine into the opening. How could a silver acicular crystal appear in this batch of low-grade crystal stones? This young man was too lucky. He had only picked one stone and won the top prize? Damn! I should have open a small window first before selling!

Maybe it was because of the sounds from the shop, two passers-by walked in.

“Silver acicular crystal? It is from stone gambling? Let me take a look!” One middle-aged man took the torchlight from the shop owner and examine the crystal.

The other middle-aged man looked at Dong Xuebing and asked: “You are lucky. How much did you spend?”

Dong Xuebing smiled: “18,000 RMB.”

“Hahaha, you should be able to make a large sum from this.”

That middle-aged man finished examing the crystal and nodded to his friend. He turned to Dong Xuebing and asked. “Are you selling this crystal?”

Dong Xuebing replied. “It depends on how much you are offering..”

“Hmmm…… how about 80,000 RMB?”

Dong Xuebing shook his head.

“90,000 RMB?”

Dong Xuebing shook his head again.

That man smiled. “90,000 RMB is my highest offer. You should consider my offer. This stone is not fully opened. There might be a risk. Look, there is a deep crack on the other side. If the crack extended into the crystal, then part of it will be useless. It cannot be used to carve out big ornaments. It can only be made into a small Guanyin statue.”

Dong Xuebing only smile at him and turn to the shop owner. “Boss, continue to cut the stone open. This time, start from the cracked part.”

The shop owner did not move. “Young man, I suggest you sell it. If this crack is too deep, then this stone will not be worth so high. 90,000 RMB is really a good offer.”

Dong Xuebing had seen the shop owner cut open this stone from the cracked part before he used BACK. Although he did not see whether if there were acicular crystals, but thee surface was clear, and there were no impurities. This was why he had no hesitations. “Just cut it.”

The shop owner did not persuade him anymore. He picked up the stone cutting machine and start to cut the outer layer bit by bit.

Eeeeee! Eeeee!

It was only the first cut, and everyone in the shop were shocked. Part of the crack was cut away!

The shop owner paused for a while and proceeded to make another cut. Another part of the 3 mm deep crack was cut away!

The shop owner made the 3rd cut! 4th cut!

The crack was gone entirely, and the colorless, clear crystal inside was exposed!

The crack did not extend into the crystal! It was only on the out layer of the stone!

The two middle-aged men looked at each other and took a deep breath. Without the crack, the crystal in the stone will be huge. A small Guanyin Statue? No. This crystal can be made into a 20 cm diameter crystal ball!

The shop owner looked at Dong Xuebing and felt this young man was lucky beyond words. “My shop will buy this piece from you. Name a price!”

The middle-aged man immediately interrupts. “Young man, I will give you a reasonable price. Don’t sell it to others. Come, let’s go out and discuss the price.”

An acicular crystal ball was rare even at auctions. The shop owner really wanted this crystal. “How about 200,000 RMB?”

Dong Xuebing’s eyes brighten up but did not say anything.

The middle-aged man frowned and said: “210,000 RMB!”

The shop owner gritted his teeth. “220,000 RMB!”

The middle-aged man said without thinking. “230,000 RMB!”

This time, the shop owner kept quiet and shook his head disappointedly.

“If this is not for my collection, I will also make sure high offer.” The middle-aged man said to Dong Xuebing. “Are you willing to sell for 230,000 RMB?”

Dong Xuebing hesitated for a moment and then smiled and shook his hand. “Deal.”

The middle-aged man laughed. “Ok. I do not have so much cash with me. Can I pay you with a cheque?”

Dong Xuebing does not know how to use a cheque. Furthermore, he can’t tell the difference between a real or fake cheque. He hesitated for a while and said: “Let’s go to the bank together.”

The man could tell Dong Xuebing was worried and nodded. “Ok. You can give me the crystal after the cheque is banked in. Let’s go.”

There was an ICBC bank near Panjiayuan.

After the cheque was banked into Dong Xuebing’s account and he checked the balance, Dong Xuebing gave the crystal to that man. Those two men left. But Dong Xuebing remained in the bank and banked in all his cash in his bag into his account. After that, he checked his statement. His total savings was 440,000 RMB! He took a deep breath. Words can’t express his feelings!

The most important thing was the discovery of a new way to use BACK!

If he accumulates his power every day, and only use it in critical moments, he will be able to store a long time!

Promotions? Making money? Getting married?

All these dreams should not be too far.

Chapter 99 – Meeting the beautiful woman again!

On the way home.

There were still a few more stops to North Heping Street. Dong Xuebing was waiting for his bus at a bus stop outside of a shopping center near to West bridge. He had been waiting for the bus for a long time, but that did not dampen his mood. He was humming a tune as he took out the packet of Hongtashan Cigarettes from his pocket. He took out a cigarette and light it. This was the packet Dong Xuebing bought after Director Li Qing gave him a cigarette. He had opened up the pack a long time ago, and the taste of the cigarette changed. Dong Xuebing choked on the smoke and was almost in tears.

The taste was awful!

Dong Xuebing threw the cigarette on the floor and stepped on it to extinguish it. He also threw away that packet of Hongtashan into a bin.

The bus had still not arrived. It was more than 20 minutes.

Just when Dong Xuebing was considering if he should take a taxi back, he saw a familiar figure walking towards his direction from the corner of his eyes. That person was about 6 to 7 meters away. Her hair was tied up into a bun, and her facial features were beautiful. She had a slim figure and long legs. This woman was that elegant woman which Dong Xuebing had helped her to get her wallet back. She was wearing a black colored ladies suit and a pair of black heels. She was stunning. Her beauty was totally different from the gentle Qu Yunxuan. She was more of the elegant type!

Dong Xuebing could not take his eyes off her. How could someone be as pretty as her?

Oh, the last time we met was also not far from here. Does she stay around here? This place is quite close to my place.

“Chief Xie!” A middle-aged man appeared from another direction and walked towards that woman.

That woman turned to look at him and smiled. “Old Li, you have just come back?”

That man nodded and smiled. “I went to the parents-teachers meeting at my kid’s school. Are you going out?”

“Yes. I have some on.”

That man looked at her. “Chief Xie, can I delay your time for a while? I had asked someone to redo the thing I showed you the last time. We changed the core components to mechanical productions, and there are some other modifications……”

The woman smiled and waved her hand. “Can we not talk about work on our off days?”

The middle-aged man paused for a while: “This is still not approved by Minister Zhao’s side. This……”

The woman was still smiling, but her eyes narrowed. “Bring the proposal to my office tomorrow when we are at work. Can we not talk about work now?”

Dong Xuebing was curious. That man was in his forties. Although he was not smiling, he was standing straight unlike that woman, who was standing there casually. From their conversation, that man had addressed her politely and had used honorifics. This woman should not be more than 30 years old and should be holding a much higher position than that man. Chief Xie? Chief? Could she be some divisional chief from a private company? If she was working at a state-owned enterprise or government agency, she should be holding a similar position as Dong Xuebing in the General Affairs Office, based on her age. Although the title was “Chief” but the actual rank was still Section Chief.

Dong Xuebing saw the woman walking nearer towards him, and he hesitated and wonder if she should speak to her.

This woman had said she will treat Dong Xuebing for dinner when she has the time. But almost one month had passed, and she still has not contacted Dong Xuebing. She must have forgotten about this. She might even forget how Dong Xuebing looks like.

Dong Xuebing’s mind was wandering when the woman suddenly stopped and looked at him.

“Huh? It’s you?”

She still remembers me? Dong Xuebing replied. “Hi. We meet again. You are living nearby?”

“Yes. My workplace quarters is nearby.” The woman smiled. “I wanted to thank you for that day and had said I will treat you to dinner. But I have been swamped. I don’t even have time on weekends. I am on my way to meet clients over dinner. I’m afraid that I cant treat you today.”

Dong Xuebing looked at her pretty face and replied. “It’s fine. You don’t have to treat me.”

“Haha, I must give you a treat. My wallet contains lots of important cards. Identification card can be replaced if it is lost. But the name cards in my wallet cannot be replaced.” The woman twirled her long hair with one finger. “Oh, I still do not know your name. My name is Xie Huilan.”

“Dong Xuebing.”

“Hmm… nice name.”

“Huh? It’s a common name. Your name sounds nicer.”

“Are you above 25 years old this year?”

“I am almost 24.”

“Hehe, I am older than you. I will call you Xiao Dong ok?”

“Sure.”

The other passengers, waiting at the bus stop, were staring at Xie Huilan. It was rare to see a woman as pretty as her.

Xie Huilan laughed and chatted with Dong Xuebing for a while. After one minute of chatting, she looked at her watch and took out a piece of paper from her handbag. She wrote a string of numbers and passed it to Dong Xuebing. “I got to go. This is my number. I owe you a favor. If you need any help, call me. Hmmm……. I am working at the Research division of the News Bureau under the Publicity Department of the Communist Party of China, Ok?”

Dong Xuebing took the paper from her and looked at the numbers. Her handwriting was beautiful.

Eh? Wait! Where was she working at?

Damn! Publicity Department of the Communist Party of China? News Bureau? Research division?

This Publicity Department of the Communist Party of China was different from other government departments. The research division under the Publicity Department of the Communist Party of China was not a Section level department. It was a real Divisional level agency!!!

Dong Xuebing was stunned. “Sis Xie, I heard that man called you Chief Xie earlier. You…… You are the Chief of the News Bureau’s Research Division?”

Xie Huilan laughed. “I’m only a Deputy.”

Even if she was a Deputy, she was also a Deputy Divisional Chief!

She was promoted every two years, or did she enter the government service earlier?

It might still be possible for Xie Huilan to reach her current rank if she is in the Communist Youth League. But she is working for a department under the Central Government. She is a Deputy Divisional Chief under the Publicity Department. She is a leader from the Central Government! Although her rank might be the same as Deputy Branch Bureau Chief Xu Yan, their positions are totally different. In terms of authority and career prospects, Deputy Divisional Chief of the News Bureau, Research Department is much better compared to State Security, Deputy Branch Bureau Chief! Her position is not a position where anyone can reach with just capabilities alone!

Dong Xuebing was stunned and looked at Xie Huilan’s departing back view.

A Deputy Divisional Chief under the age of 30? What background does she have?!

Xie Huilan was pretty, elegant, have a strong backing, capable, have good career……

Damn!

The woman was too perfect!

Dong Xuebing was shocked by Xie Huilan. He thought to himself if he should also try harder? At least, he should get the rank of a Deputy Section Chief first.

Chapter 100 – Got into Trouble!

Monday.

Qu Yunxuan’s mother needs to visit the hospital once a year for her Cerebrovascular disease treatment. Qu Yunxuan was worried about her and went back with her mother. She will only return back to North Heping Street next week. Dong Xuebing had also used up his BACK on Sunday and today, he will start to accumulate again. He could not go back to gamble stones. So, Dong Xuebing focuses on his work and try not to make any mistakes. This way, he needs to save his power for emergencies.

The General Affairs Office. Tan Limei, Chang Juan, and the rest were chatting.

“Have you heard the news? The Chief is going to be transferred.” Tan Limei said softly.

Chang Juan nodded: “It seems that Chief Yan will be promoted and transferred to another province’s State Security Bureau.”

Guo Panwei interrupted. “He is going to be promoted to Provincial Deputy Director for a Southern Province.”

“Oh, really?” Chang Juan kept her eyebrow pencil in her drawer. “I thought he will be transferred to a northern province.”

Dong Xuebing, who had just entered the office, heard what they were saying. Chief Yan will be transferred away? He had heard of this rumor last week, but he ignored this. But there were so many people discussing this now. This should be true. Who will be the new Chief of this branch bureau? Will he be transferred from other branches or  Political Commissar Zhou Guoan taking over this position?

“Eh, Chief Dong.” Chang Juan was the first to notice Dong Xuebing entering the office, and she immediately smiles.

“Good morning, Chief Dong.”

“Chief Dong.”

Dong Xuebing likes the mood in the office, and he smiles to everyone and acknowledges their greetings. He glanced at Guo Shunjie before going into his office. Dong Xuebing still remembers how he was bullied by Guo Shunjie and how he went to Director Li Qing to snitch on him. This Guo Shunjie was too much. Dong Xuebing was already promoted to Deputy Chief of the General Affairs Office, and this Guo Shunjie was still trying to backstab him. If Dong Xuebing did not have BACK, he would be in trouble with Li Qing.

After pouring himself a cup of tea, Dong Xuebing thought about how he should deal with Guo Shunjie.

Knock, knock, knock. Tan Limei and Zhuang Zhi knocked on his office and entered.

Dong Xuebing saw them: “Oh, Tan Zhi, Zhuang Zhi, why are you two looking so serious?”

Zhuang Zhi blushed. “Bing Zhi, it like this….. Errrrrr…… Errrr……”

“You are so stupid!” Tan Limei chided Zhuang Zhi and then smiles sweetly at Dong Xuebing. “I will do the talking. Chief Bing Zhi, you should also know that State Security has more rules than other government agencies. For instance, if we are dating, we must report to our direct supervisor. This morning, Zhuang Zhi and I met Director Li Qing on our way to work. The first thing he said when he saw us was whether if we are dating. We know that we could not hide it anymore and we admit. He told us to report to you. I think we will be transferred to different units in a few days.” Both of them could not work in the same office if they were dating.

Dong Xuebing was happy for his friends. “Hahaha, congratulations. When is your wedding?”

Zhuang Zhi embarrassedly replied. “We had met each other’s parents a few days ago. Wedding….. it should be soon.”

“Who says I will marry you?!” Tan Limei pinched him, but she was smiling sweetly. “I still need to consider.”

Dong Xuebing laughed. “Our Zhuang Zhi is an honest chap. Tan Zhi, you should not bully him like this. Even if he has thick skin, he will still feel the pain from your pinches.”

“Hehe, ok. I will listen to the Chief.” After chatting for a while, Tan Limei suddenly remembers something. “Oh, I heard something from the Political Section earlier. This year’s Western District Party School Young Cadres training course will be starting soon. This time, there will be two classes. One will be for Section Chief level, and the other is for Divisional Chief level. The course duration is 2 weeks.”

Dong Xuebing blinked. “ Party school training course?”

Tan Limei knew Dong Xuebing had only entered the bureau for less than 3 months and does not know about all these. She patiently explained to Dong Xuebing. “You should also know that our agency is different from other government agencies. They are allocated with some spots regardless of whether if it is District level or City level party school. But our agency is different. We seldom get even one place. If it wasn’t for the District’s Industry and Commerce Branch having some internal issues and gave up one place, our branch will not even get to participate. Even the Eastern and Northern branches do not have any spots. This is a rare opportunity, and many leaders are eyeing it.”

Dong Xuebing have also heard of the Party School. If someone is going to be promoted, they will usually be arranged to join the training course organized by the Party School. This was to prepare someone to take on a higher position. Participating in this course is a sign of someone getting a promotion soon.

Zhuang Zhi added: “Bing Zhi, you should try to get this spot.”

Dong Xuebing also wanted to participate. If he participated in this course, it should not be a problem for him to be promoted to Deputy Section Chief. But he was just promoted to Deputy Chief of the General Affairs Office. Although his rank was not Deputy Section Chief, he is getting the benefits of Deputy Section Chief ranks. There was no way for him to get this spot.

Tan Limei could tell what Dong Xuebing was thinking and smiles. “Getting the Deputy Section Chief’s benefits and entering the party school has happened before. There have been instances when staff members who were going to be promoted, joining this course. So, Chief Bing Zhi, I think you should really fight for this spot. If you can get this spot, your rank might be promoted to Deputy Section Chief when you return.”

Dong Xuebing smiled and waved his hand. “It will be too early for me to get this rank.” Dong Xuebing was tempted.

He had been thinking of getting the rank of Deputy Section Chief!

Ring, ring, ring……

The phone on Dong Xuebing rang. It was Li Qing who called. After hanging up the phone, Dong Xuebing said to Tan Limei and Zhuang Zhi. “Let’s talk about our work now. There will be a meeting in the afternoon in meeting room 2. I will give you the list of documents required later. Tan Zhi, I will let you and Chang Juan handle this. Girls are more careful, and there will be lesser mistakes with the documents. Hmmmm…… Let Guo Shunjie go and set up the meeting room.” Other than Branch Party Committee meetings, the General Affairs Office was in charge of preparing meeting materials for ordinary meetings.

“Yes, Sir!”

Tan Limei left and passed Dong Xuebing’s instructions to others.

When Guo Shunjie heard that he needs to set up the meeting venue, he stood up angrily and stormed out of the office. Setting up the meeting room was easier than preparing the documents. But this was considered a lowly task and Guo Shunjie was upset. He was cursing Dong Xuebing in his heart as he walked to  Political Commissar Zhou Guoan’s office. He wants to complain to Political Commissar Zhou.

Zhou Guoan was in a good mood these few days and did not interrupt Guo Shunjie. He continued with his work while listening to Guo Shunjie’s complains.

In the end, Guo Shunjie still said: “Uncle Zhou, the way Dong Xuebing picks on me, clearly does not show any respect for you. He……”

“Enough.” Zhou Guoan was getting frustrated from his whinings. He knocked on his desk and said: “I told to that there is no hurry. I will settle everything for you. Can you have some patience?”

Guo Shunjie was furious. When I gave you money, you just accept it. Now, you are asking me to be patient? If this carries on, I will be ordered around by Dong Xuebing until the day I die! How can I be patient? After leaving Political Commissar Zhou’s office, Guo Shunjie clenched his fist and have an evil look in his eyes!

Before noon, Tan Limei and Chang Juan organized the documents and prepared 13 sets. Only 12 people were attending the meeting, but they prepared one more set as spare. Dong Xuebing took one random set and took a look. All the required information were in, and he placed the documents on the desk before leaving for lunch.

At 1pm, Dong Xuebing brought the 13 sets of documents to meeting room 2 and placed all the documents neatly on the table according to the names. Actually, Dong Xuebing can ask Guo Panwei or anyone else to do this. But he had won Zhou Guoan’s nomination for his current position during the last Party Committee meeting, and Chief Yan Liang will be transferring out soon. Political Commissar Zhou might be taking over his position. Dong Xuebing needs to make sure he performs well in from of Political Commissar Zhou.

Suddenly, the door opened, and a few leaders entered the meeting room. Zhou Guoan was the last to arrive.

“Political Commissar Zhou, everything is ready.” Dong Xuebing said.

Zhou Guoan nodded and walked over to his seat.

Dong Xuebing looked at Political Commissar Zhou and left the meeting room.

This was only an ordinary meeting for passing the instructions from the central government. Zhou Guoan cleared his throat and opened the documents in front of him to start the meeting.

5 minutes……

10 minutes……

20 minutes…….

Zhou Guoan suddenly stopped speaking when they reached page 7 of the documents!

Everyone could not understand what happened and looked over.

They saw Zhou Guoan flipping the documents with a long face. Bang! He threw his documents on the table!

Huh? What’s this?

Everyone was shocked and doesn’t know why Zhou Guoan suddenly got angry. They looked at the document on the table……

Everyone was speechless.

The documents were wrong. A few pages among the documents were not even words. It was pictures of cakes and desserts! The seniors at the meeting knew Zhou Guoan had diabetes and could not eat sweet food! Everyone was looking at each other. Was this a genuine mistake or was someone trying to provoke Zhou Guoan?

Who was so daring?!

Political Commissar Zhou Guoan

Deputy-Bureau-Director level

Chapter 101 – Taking on all the blame!

What happened in the meeting room was spread throughout the branch.

Everyone was discussing this incident, and they knew the General Affairs Office will be in deep trouble.

Dong Xuebing, who was playing Minesweeper in his office, was still unaware of this incident until Deputy Branch Bureau Chief Xu Yan called him. She had an unhappy tone, and Dong Xuebing could hear her tapping her desk with her pen. “Are you the one who send the documents for Political Commissar Zhou Guoan’s meeting? I just don’t understand! How can you make mistakes with photocopying? Why is it that only Political Commissar Zhou’s document has mistakes? Why are there pictures of cakes and desserts in his document and not anyone else? Don’t you know that Political Commissar Zhou has diabetes? Xiao Dong, what happened?”

Dong Xuebing felt this was not possible. “Pictures of desserts? There are no pictures in the documents.”

Xu Yan took a deep breath. “There will be an internal reorganization soon, and you still create problems…… That’s all I have to say. You take care of this problem yourself!”

Dong Xuebing put down the phone in a daze.

Ring, ring, ring. Li Qing called. “Political Commissar Zhou called me to his office for a scolding. Xiao Dong ah…… You….. Why didn’t you check through all the documents before you send to the meeting room? How can there be pictures of desserts in the documents? You……. Sighed…… You can’t even complete such a simple task.”

“Director, I don’t know anything about this. I……”

“Don’t need to explain it to me. You have to be responsible for this. Political Commissar Zhou asks you to bring all your staffs to see him in his office. You explain to him yourself!” Li Qing does not want to get involved.

After hanging up the phone, Dong Xuebing becomes pale. In the past, there were also instances when the pages of the documents were messed up or missing pages. But they always prepared a spare set. At most, they were reprimanded by the leaders for a while, and it was no big deal. But this time was different. This was not an important meeting, but it was a crucial time for the leaders because of the upcoming internal reorganization. Also, the dessert pictures were directed to Political Commissar Zhou.

This was life in the government service. Any minor things could blow up the next instant.

Dong Xuebing knew this would not end up well. He opened the door and entered the main office. “Who prepared the documents for Political Commissar Zhou!?”

Tan Limei, Chang Juan, Zhuang Zhi, Guo Panwei, and the rest had been discussing this incident. They had also heard about what happened during the meeting.

Chang Juan immediately explained. “Chief Dong, it’s not me. The documents were photocopied together. All 13 sets are the same, and it is impossible for there to be dessert pictures mixed in it!”

Tan Limei added. “That’s right. We still checked through every set!”

Dong Xuebing was reprimanded by Xu Yan and Li Qing. He was furious and raised his voice. “Then who can explain about the few pictures in the documents? Ah? The pictures appeared in the document by themselves? Or did the pictures dropped from the skies?” Dong Xuebing trust Tan Limei’s work attitude. Chang Juan and Tan Limei should not make any mistakes when preparing these documents. He also checked a random copy before bringing up the documents. How can there be mistakes?

Provoking Political Commissar Zhou? Dong Xuebing dare not to take on this responsibility!

After getting scolded, Tan Limei and Chang Juan felt wronged. “We really checked all the documents!”

“Enough. Follow me. Political Commissar Zhou wants to see us!”

Political Commissar Zhou’s office.

The furious Political Commissar Zhou was sitting behind his desk, looking at those pictures. He had already placed all responsibility on Dong Xuebing. He was already unhappy with Dong Xuebing for his promotion to the Deputy Chief of the General Affairs Office. Guo Shunjie also kept talking bad about Dong Xuebing and told him how disrespectful Dong Xuebing was towards him. Zhou Guoan might not show it, but he was furious inside. He suspects someone was behind this incident because he will be taking over as the position of Branch Bureau Chief. Someone was trying to intimidate him? Who’s the mastermind? Xu Yan, who had been supporting Dong Xuebing? Song Shoujie? Yang Yizhong? Or…… Liu Hua? Zhou Guoan was not sure, but he had to do something to prove he was not someone easily intimidated.

Not long later, Dong Xuebing entered Political Commissar Zhou’s office with the staffs from the General Affairs Office.

“Political Commissar Zhou, we……”

Zhou Guoan threw the pictures on his desk. “What’s these? Tell me!”

Dong Xuebing felt wronged. But this was what had happened, and he could not explain for himself. “This might be our oversight……”

“Oversight?” Bang, bang, bang! Zhou Guoan banged on the table. “Do you know what does State Security means? Do you know what the purpose of the General Affairs Office is? Tell me! How did these pictures of cakes appear in the General Affairs Office? Who is the one that printed these? Ah? Is this the way you all do things?! Not only you all print such pictures in the office, you all still file it together with the documents? As the Deputy Chief of the office, is this the way you supervise your staffs? Give me an explanation!”

This was what Dong Xuebing did not want. Getting blamed for what happened. Zhou Guoan thought he had mixed those pictures among the documents on purposed. Dong Xuebing did not check through all the documents and did not fulfill his responsibility as the supervisor. But Dong Xuebing did not even know Zhou Guoan had diabetes before this incident. “Political Commissar Zhou, these pictures should be mixed in accidentally when we are stacking the documents. I admit this is our oversight. But I can guarantee that this is not a provocation by anyone!”

“What provocation? Ah? I am talking about the working attitude of the General Affairs Office!” Zhou Guoan had assumed that this was all Dong Xuebing’s work. He will not listen to his explanation and started scolding him!

Seeing Political Commissar Zhou’s attitude, Dong Xuebing became more depressed. He had really offended Political Commissar Zhou. God damn it! Why did this have to happen? Damn unlucky!

Tan Limei, Guo Panwei and the rest lowered their heads.

Guo Shunjie looked at Dong Xuebing gloatingly before he lowered his head.

Zhou Guoan then asked a question which all of them do not want to hear. “Who is the one who delivered these documents?”

All of them knew that Political Commissar was finding someone to take the blame.

Dong Xuebing gritted his teeth and replied. “I am the one who sent it to the office.”

Zhou Guoan looked at all of them in the eyes and asked: “Who printed all the documents?”

Guo Panwei and Old Yan looked at Chang Juan and Tan Limei secretly. Tan Limei and Chang Juan turned pale immediately. Both of them do not have any Deputy Branch Bureau backing them. If they offended Political Commissar Zhou, god knows what sort of punishments they will have to face. Even if Political Commissar Zhou let them off this time, what about the next time? If the leader wants to find trouble with you, they could use whatever reasons! Civil Servants were also not iron rice bowls now!

Tan Limei was at the stage where she was going to get married to Zhuang Zhi. If something happens in her work, then……

Chang Juan’s son was still in school. This was the time when she needed money the most. Her salary played a big part in her family’s monthly expenses. If she lost her job, then her family will……

“I’m the one who printed it.”

“Ah?”

Not only Tan Limei and Chang Juan were shocked when they heard this. Even Old Yan, Guo Panwei and Guo Shunjie were shocked. All of them turned and looked at Dong Xuebing!

It was Dong Xuebing who said that. “I am the one who printed the documents.”

Zhou Guoan looked at him and asked: “Who is the one that sorted the documents?”

Dong Xuebing replied: “It was me who sorted the documents.”

“Good! Good!” Zhou Guoan just said this.

Zhuang Zhi, Guo Shunjie, Chang Juan, Tan Limei, Old Yan did not expect Xiao Dong to take on all the blame by himself. He did not even try to push the responsibility to others. Everyone, except for Zhuang Zhi, was more senior than Dong Xuebing. They had experienced all sorts of storms and seen too many incidents of people pushing the blame to others. Whenever shit happens, the leaders will try all means to shift the blame to his subordinates. This was very normal in the Government Service.

But, the was the first time, even for Old Yan, seeing leader taking on full responsibility and blames for their staffs!

Tan Limei and Chang Juan’s eyes were red. “Chief Dong……”

Dong Xuebing did not let both of them continue. “Political Commissar Zhou, I will write a report and self-reflection letter before the end of the day.”

At this moment, Tan Limei and Chang Juan’s tears rolled down their cheeks!

Old Yan and Guo Panwei looked at each other speechless!

Such leaders exist in government service?

Chief Dong’s sense of responsibility was too strong!

Chapter 102 – Got framed!

Back at the General Affairs Office.

Dong Xuebing entered his office without saying a word and threw the documents he was holding on his desk. He sat down and cursed while massaging his temples. He had shouldered all the blame. To others, this might not be a wise decision and will feel that Dong Xuebing was too inexperienced at work. But Dong Xuebing had his own thinking. As the supervisor, he had the responsibility to check on his subordinates’ work. This was his job, and it was apparent Zhou Guoan wanted to pin all the blame on him. Even if he told Zhou Guoan that it was Chang Juan and Tan Limei who had prepared the documents, it would be useless. They will only be implicated. What’s the point of getting two more people into trouble?

Knock, knock, knock. Someone was at the door.

“Come in.”

It was Chang Juan and Tan Limei. After closing the office door, Tan Limei’s tears start flowing. She stood there and cried. Chang Juan’s eyes were also red, and she said: “Chief Dong, Xiao Tan and I had made such a big mistake and you helped us shouldered all the blame. We……”

Dong Xuebing forced a smile and said: “Sis Chang, it’s alright. I know you both did not make this mistake on purpose. Everyone makes mistakes. Xiao Tan, stop crying.”

Chang Juan wiped off the tears welling in her eyes: “But I…… But……”

Tan Limei was still sobbing: “Wooo, wooo….. I’m sorry……”

Dong Xuebing now speaks like a real leader. “Don’t take it to heart. It’s not a big deal. Go back to work.”

Tan Limei cried for a while more and then left with Chang Juan.

Outside, in the main office. Old Yan said: “The both of you had met a good leader. This is our Chief Xiao Dong. If it is other leaders……” He did not continue.

Zhuang Zhi quickly went over to comfort Tan Limei.

Chang Juan sighed. “I am feeling bad. It was not Chief Dong’s fault, but because of us……”

Old Yan interrupted her: “Our Chief Dong’s nickname is Firefighter. If he can help the leaders put out fires, he will have no problems putting out the fire in his own backyard.”

Chang Juan nodded. She really hopes everything will be fine for Dong Xuebing,

Guo Shunjie continued to type on his keyboard as if these were not of his concern. He raised his head and looked at everyone in the office with a smirk secretly.

……

3 days later.

Thursday.

Dong Xuebing had been waiting for the punishment from Political Commissar Zhou. But after so many days, nothing was heard from him. Dong Xuebing thought if Political Commissar Zhou had forgotten about this incident or he realized that this was a genuine mistake and it was not meant to provoke him. Huh? This should not be possible. When it was almost time to go back, Dong Xuebing started to get ready to go home. He packed his stuff, and before he even stepped out of his small office, he received a piece of shocking news!

Zhou Guoan will be taking over the Branch Bureau official, and this piece of news was confirmed.

The new Political Commissar was not the favored candidates Xu Yan or Pang Bin. It was Cheng Haimei, who was close to Zhou Guoan. It was not sure what connections she used to get this position!

The top officials in the branch were changed, and Dong Xuebing felt his position was in danger!

The more shocking news was the District Party Training course’s spot, which was sought after by all the section chief staffs, was given to an unexpected person. Guo Shunjie!

When Dong Xuebing heard this, he almost could not believe his ears. Why was the spot given to him?

Dong Xuebing sat down in his office and thought about what happened. Suddenly, he could feel a chill down his spine. That’s it. Zhou Guoan wanted to pursue that incident and then let Guo Shunjie get the spot to attend the training course. This way, he could easily promote Guo Shunjie. Zhou Guoan will be the head of the branch and the Branch Bureau Party Committee will be under his control. This way, he can easily transfer Director Li Qing to other positions and let Guo Shunjie take over as the Chief of the General Affairs Office. If that happens, Guo Shunjie will have direct control over the General Affairs Office, and Dong Xuebing will be under him!

Damn!

This was the worst situation!

Dong Xuebing was lost. He does not know what to do. He could feel the danger approaching him.

Guo Shunjie was going to be the Chief of the General Affairs Office and will be his direct supervisor.

When people are forced into a corner, their minds start to think fast. Dong Xuebing was such people. He thought hard on what he should do and suddenly realized something. He immediately picked up the phone and called the outside office. “Xiao Tan! Call Chang Juan too. I want to see both of you in my office!”

10 seconds later, Chang Juan and Tan Limei entered the small office. “Chief Dong.” Both of them had heard that Guo Shunjie will be going for the training course at the District Party School. They were worried and knew that Chief Dong’s career might come to an end soon. When Zhou Guoan becomes the Branch Bureau’s Chief, he will push Guo Shunjie to become the Chief of the General Affairs Office. Dong Xuebing, who had offended the Branch Bureau Chief and the Chief of the General Affairs Office, will not have a good life!

“Xiao Tan, Chang Juan. I want you all to tell me the truth.” Dong Xuebing asked seriously.

Chang Juan immediately replied: “You are the one who saved our jobs. We will not hide anything from you.”

Dong Xuebing took in a deep breath and asked: “3 days ago, who made the mistake with the meeting documents for Political Commissar Zhou?”

Chang Juan and Tan Limei looked at each other, and it was Tan Limei who replied: “I might sound like I am shirking responsibility, but I swear that we have checked all the documents before we pass it to you. We had checked every single page. Those pictures are not there!”

Chang Juan added: “That’s right. We also don’t know how did those pictures get mixed into the documents!”

Dong Xuebing paused for a while. “We kept those 13 sets of documents in my office, and we went to lunch. I came back later after you two. Which one of you arrived back at the office first?”

Chang Juan thought for a while and replied: “I came back earlier than Xiao Tan.”

Dong Xuebing looked at her: “Who is in the office when you came back?”

“Ah? Are you suspecting someone is trying to frame us?” Chang Juan was shocked. “I remembered…… Guo Shunjie, Guo Panwei, and Old Yan are in the office.”

“Ok. Call old Yan in.”

Chang Juan went out to call him.

After Old Yan entered the small office, Dong Xuebing immediately ask: “Old Yan, can you recall on the day of the incident where the error in meeting documents happens, did someone enter my office when I am not around?”

Old Yan frowned. “Monday? No. When I return from lunch, Guo Shunjie was working on his computer.”

Dong Xuebing asked: “He is alone?”

“Yes.”

“Ok. I understand. All of you can go now.”

Tan Limei asked furiously: “Are you suspecting…… Guo Shunjie was the one who switched the documents?!”

Chang Juan and Old Yan were shocked. If this was true, that Guo Shunjie was really daring!

Dong Xuebing do suspect Guo Shunjie. No. It’s not suspect. He was sure it was Guo Shunjie who framed him!

Guo Shunjie was the only one who benefited from this incident!

This bastard! He was too scheming!

Chapter 103 – End of his career?!

Friday morning.

The furious Dong Xuebing had just entered the Branch Bureau and saw Guo Shunjie walking in front of him.”

“Brother Guo, congratulations.” A young man from Public Security Sixth Bureau was congratulating Guo Shunjie.

Guo Shunjie smiles: “What’s there to congratulate? I am only going to attend a training course.”

A few other people from the Political Section and the Finance department walked past and greeted Guo Shunjie. “Shunjie, not anyone can attend the training course at the Party School. Hahaha. You will be promoted soon. When are you giving us a treat?” The leaders in the Bureau will change soon, and everyone knew Zhou Guoan favors Guo Shunjie. He even let Guo Shunjie have the precious spot of the training course. Any smart people will understand that Zhou Guoan wants to promote Guo Shunjie to be the Chief of the General Affairs Department. That’s why everyone changed their attitude towards him and start to suck up to him.

Guo Shunjie enjoyed this feeling and even start to behave like a leader. He smiled and chatted with them.

Dong Xuebing, on the other hand, was feeling what Zhou Changchun had gone through when he was retiring early. As Dong Xuebing had offended Zhou Guoan, everyone in the branch was avoiding him like the plague. The football players who were very close to Dong Xuebing stopped interacting with him. They only nodded to Dong Xuebing as a form of greetings and quickly walk away. They did not even address him as Chief Dong. No one wants to have anything to do with Dong Xuebing.

Guo Shunjie turned and saw everyone was ignoring Dong Xuebing and gave a smirk. Serve you, right!

Dong Xuebing’s anger had reached a boiling point. The moment he arrived back in his office, he called Guo Shunjie into his room.

“What is it?” In the past, Guo Shunjie would still address Dong Xuebing as Chief unwillingly. But today, he did not even greet him. He looked at Dong Xuebing straight into the eyes with his head held high. His tone was like someone superior, like Dong Xuebing’s leader!

“What’s with this attitude? Do you know who you are speaking to?” Dong Xuebing frowned. “Guo Shunjie don’t think I don’t know what you are doing. I have been closing one eye when you create some minor problems for me. But you are too daring. You even dare to switch the meeting documents and frame your leader?”

Guo Shunjie stared at Dong Xuebing and replied coldly: “Don’t accuse me!”

“You know well what you had done!”

“You need evidence. Where is the proof? Show me!”

Dong Xuebing had tried to look for evidence yesterday after everyone had left. But the photocopier machine in the office does not have the function to keep records. Those few pictures might not be printed in the office, and Guo Shunjie might have brought them from home. He could not find any proof. That’s why even when Dong Xuebing knew that it was Guo Shunjie who had framed him, he could not do anything to him. Also, if he went to the top leaders, no one will believe him!

“Don’t accuse me if you do not have evidence!” Guo Shunjie had a mocking smile on his face. “You are making false accusations!” Guo Shunjie had been waiting for this day. He was feeling terrific. He thought to himself, Dong Xuebing…… serve you right! Just wait and see how I will deal with you after I have been promoted to the Chief! If I don’t end your career, I will change my name!

“It’s too early for you to celebrate!” Dong Xuebing gritted his teeth and said: “You will pay for what you did. Let’s wait and see!”

Guo Shunjie smiles: “That’s right. Let’s wait and see. If there is nothing else, I will go out. Oh, get someone else to type the document you for me. Political Commissar Zhou wants to see me. I am busy.” After saying that, Guo Shunjie walked out of Dong Xuebing’s room smiling. Pay for what I did? Hahaha. Let’s see who will pay!

Damn! Dong Xuebing banged his desk!

Not only Dong Xuebing was framed, the culprit still benefited from it. He was furious! No! Guo Shunjie must not enter the Party School! If he did not attend the training course, then it will be difficult for him to be promoted from a staff member to a Section Chief. No matter what, he will still have to be promoted to a Deputy Section Chief first. Dong Xuebing’s only way of surviving was to stop Guo Shunjie from attending the training!

After making a call, Dong Xuebing found out that the training course will start tomorrow. It was impossible to ask Political Commissar Zhou to withdraw Guo Shunjie from the course. Dong Xuebing could only pin all his hopes on Branch Bureau Chief Yan Liang. But today was Yan Liang’s last day as the Chief. That means…… He had only one day to stop Guo Shunjie! Dong Xuebing must remove Guo Shunjie’s name from this course today! If not, it will be the end of his career!

Dong Xuebing, who had no other choices, went straight to Yan Liang’s office.

Today, there’s a leader from the National State Security coming to the Western District Branch Bureau for an inspection. The whole branch bureau was busy cleaning up the compound.

Knock, knock knock. Dong Xuebing took in a deep breath and knocked on Yan Liang’s office.

“Come in.”

Yan Liang was going to be promoted, and he should be in a good mood. But his relationship with his wife was not very good. When he heard that he will be transferred to a province in the southern region, and his whole family had to move with him, Yan Liang’s wife starts to quarrel with him. She insisted on staying in Beijing with their children and refusing to be relocated. This was why Yan Liang was in a bad mood these few days.

“Chief Yan, I want to report something to you.” Dong Xuebing said directly.

Yan Liang raised his head and looked at Dong Xuebing. “What is it?”

Dong Xuebing said: “It is about that the incident of Political Commissar Zhou’s meeting documents. I……”

Yan Liang interrupted him: “Go and tell this to Political Commissar Zhou.”

“Chief Yan, there are some problems.” Dong Xuebing did not care and continued. “The mistake is not caused by printing and sorting. Guo Shunjie was the one who purposely framed me. You should also know that he had been unhappy with me all this while. On the day of the meeting, he sneaked into my office and switched the documents for Political Commissar Zhou during lunchtime.”

Yan Liang frowned: “Do you have evidence?”

Dong Xuebing replied: “Someone can prove that Guo Shunjie was alone in the office for a long time during lunch. As for other evidence…… I am still looking for it. Those few pictures of the cakes are still with me. If we can check for fingerprints or……”

Yan Liang shook his head. “Come to me again when you have concrete evidence.”

Dong Xuebing was not willing to give up. “The Party School’s training course spot was given to Guo Shunjie. How can someone of his character be allowed to go for this training? Chief Yan, I hope he will be withdrawn from the course until the investigation for this incident is over!”

This was Yan Liang’s last day at Western District Branch. He does not want to meddle with these matters. “I want evidence. Without evidence, everything will be useless. You can go and speak to Political Commissar Zhou about this.” Ring, ring, ring. The phone on Yan Liang’s desk rang. Yan Liang answered, and he immediately brightens up. After hanging up the call, he made another call. “Minister Lui is arriving. Is everything ready?”

Dong Xuebing could only leave Yan Liang’s office dejected.

That’s it?

Everything’s over?

My career in government service had reached the end?!

Chapter 104 –Unexpected Incident!

Yan Liang does have the authority to withdraw Guo Shunjie from the Party School’s training. As long as he was still the Branch Bureau’s Chief, he could still make the final decision on such matters. Yan Liang had heard a lot about Dong Xuebing. But he did not think Dong Xuebing was capable. He had voted for Dong Xuebing during the Party Committee meeting was because he had no choice. This was why he refused to help Dong Xuebing.

Furthermore, he also does not think that Guo Shunjie would be so daring to frame his direct supervisor. Xu Yan did not become the next Political Commissar. Now, the situation had changed for Song Shoujie, Yang Yizhong, and the rest. They might not even be able to save themselves and will have no time to help Dong Xuebing with this incident. Even if they wanted to help Dong Xuebing, they also could not do so.

That’s why Dong Xuebing was alone to handle this crisis.

The front compound of the Western Branch Bureau.

Yan Liang, Zhou Guoan, Xu Yan and all the top leaders of the branch were standing at attention in front. Dong Xuebing, Tan Limei, Guo Shunjie, and the rest were standing at the back. All of them were there to welcome Minister Lui, from the National State Security. Minister Lui was very old and had retired from the State Security many years back. Although he was no longer holding any portfolio, he still has an influence over the State Security. Many of the Bureau Directors were his former subordinates and students. Yan Liang was one of them.

The metal gates opened, and an ordinary old model Audi entered the Branch’s compound.

The car stopped, and there was an old man around his sixties or seventies sitting at the back. His hair was almost all white, but he still appears to be in good health.

Yan Liang’s promotion was actually because of his connection with Minister Lui. That’s why Yan Liang was very respectful of him. He immediately walks forward to open the car’s door for Minister Lui. Then, he helped Minister Lui alight from the vehicle. “Minister Lui, I represent the Branch Bureau to welcome you. Thank you for coming over to inspect and guide us.” Yan Liang knew that Minister Lui do not like grand welcomes. But he still has to show his respect for him.

Minister Lui looked at the people standing behind Yan Liang and laughed: “You…… since when did you learn all these? Everyone get back to work. I am retired, and what’s there for me to inspect? I was also from the Western District Branch. I am just coming back for a visit today.” Minister Lui casually passed his bag to his driver and guard.

Yan Liang immediately moved over and grabbed the bag. “Let me carry it.”

Minister Lui laughed and did not say anything. Many years ago, Yan Liang was the one who carried his bag for him.

Zhou Guoan, Xu Yan and the rest walked over and greeted Minister Lui politely. After everyone had greeted Minister Lui, Yan Liang asked everyone to disperse. Only the members of the General Affairs Office and a few young personnel from the other departments remained. Yan Liang accompanied Minister Lui for a stroll around the branch.

Minister Lui looked around and sighed. “That Chinese date tree is still there? Eh? The cafeteria is still the same? Nothing had changed. Xiao Yan, is the Political Section still in that corner on level 3?” Minister Lui asks when he walked around. Once in a while, he will speak to the young staffs. He did not have the air of a leader. Guo Shunjie, Guo Panwei and two members of the Public Security Sixth Bureau silently moved behind Minister Lui, hoping he would speak to them and leave an impression with him.

Dong Xuebing was not interested in this. He was the last person at the back and was staring at Guo Shunjie. He really wished he could give him a kick on his face.

Guo Shunjie could feel someone was staring at him from behind. He turned and gave Dong Xuebing a cold smile.

Actually, when Dong Xuebing was promoted to become the Deputy Chief of the General Affairs Office, many younger staffs were unhappy. How can someone who had joined the bureau for less than 2 months be promoted?  They had been working there for 2 to 3 years, and it was not their turn. This was why when Dong Xuebing’s career was coming to an end, they were gloating.

Not long later, Minister Lui entered Yan Liang’s office. The rest of them waited outside.

Guo Shunjie looked around and walked over to Dong Xuebing. “Chief Xiao Dong, my training course at the Party is starting next week. I will be applying for two weeks of leave from work.” He purposely emphasis on the words, Party School to spite Dong Xuebing. Even the leader could not get to attend the training, and his staff member will be participating. This was like a slap to Dong Xuebing’s face.

Tan Limei, who was standing by the side, knew that it was Guo Shunjie who switched the documents and could not stand it: “Guo Shunjie! You are despicable!”

Chang Juan and Zhuang Zhi were also furious. This person could switch documents to frame his superior and colleagues! He was really a scum!

Guo Shunjie stared at Tan Limei in her eyes: “Who do you think you are scolding? Ah?”

The other people who were not from the General Affairs Department were watching this free show.

Suddenly, Yan Liang office’s door opens. Guo Shunjie just let out a ‘Hmph!’ and looks away. Respect for Dong Xuebing? Guo Shunjie does not care about this anymore. He was not willing to show any respect to Dong Xuebing. He now has Zhou Guoan backing him. Once he attended the training course, he will be promoted to Dong Xuebing’s supervisor!

Yan Liang walked out with Minister Lui.

Minister Lui laughed and said: “Let’s go and visit the bureau’s quarters. I had lived there for several years. I really miss that place.”

Yan Liang smiled and replied: “Ok. Can I drive you there?”

“Let’s take a walk. It is not far from here. We can also exercise.”

After leaving the branch, they walked for about 100 meters and turned into a small alley.

Dong Xuebing followed behind with his fist clenched. He was thinking about what else he could do to stop Guo Shunjie from entering the Party School and his promotion.

After walking for about 10 minutes, there was a commotion in front.

“Minister Lui, how are you feeling?”

“Minister Lui, are you ok?”

Dong Xuebing, who was walking with Tan Limei and Zhuang Zhi at the back of the group, looked over. They saw Minister Lui panting heavily, but he was still smiling to Yan Liang. “Asthma. I got this condition about 2 years ago. It’s ok. I have my inhaler with me. The inhaler is in my bag.

Everyone was relieved when they heard it was asthma.

But Yan Liang’s following words shocked everyone. “Ah! Your bag is left in my office!” Yan Liang was used to be the leader for years. He had forgotten the habit of carrying someone else’s bag. He was also troubled by his family problems recently and had forgotten about Minister Lui’s bag. Although he had noticed that he had forgotten about Minister Lui’s bag after leaving the branch, he thought nothing about it, as he did not know that Minister Lui had asthma and his medication was in his bag.

Minister Lui’s breathing became faster when he heard Yan Liang. He grabs his chest and starts to gasp for air. His sweat was pouring down his face.

Yan Liang panicked. “Damn! Medicine! Who has medicine for asthma? Heart attack medication is also fine! Who have it?”

All the people there were below 30 years old. All of them were healthy, and who would bring these medicines around? The guard, who was following Minister Lui, was only his bodyguard. He did not bring any spare medicine!

Guo Shunjie was in a rush to impress the leaders: “I will call for an ambulance!” He shouted and immediately start dialing the number.

Yan Liang was holding on to Minister Lui with one hand, and the other was holding his phone, calling the branch. “Go to my office and bring me that brown colored leather bag! The second Hutong! Drive! I need it now! Hurry up!”

Minister Lui was struggling to breathe, and he was spasming!

Goddamn! The branch bureau was too far from here, and the ambulance will not be on time!

Yan Liang was panicking. “Sir! Hang in there! The medicine will be here!” Yan Liang then turned to the others and shouted: “Go and buy medicine from the nearest pharmacy! Go now!”

Dong Xuebing was also panicking. Pharmacy? The nearest pharmacy is also a distance from here. It was obvious that Minister Lui could not even last a minute! There will not be enough time!

Eh?

Wait a minute!

Dong Xuebing stopped suddenly and could feel his whole body getting heated up!

Damn!

This is my chance to save myself!

BACK! BACK! BACK! BACK! BACK!

Chapter 105 – Reversal!

Dong Xuebing had not used his BACK from Monday to Friday. Without hesitations, he used up all 5 BACK at once!

……

……

“Hahaha, this estate is still the same as before.” Minister Lui reminisces about the time when he was living around this area. He points to a part of the estate a distance away. “When I was not assigned with quarters, I had rented a place over there. Can you see that Chinese Mahogany tree? It was not so tall back then. Every year, Old Xu and I will climb up the roof to help others pluck the leaves. Sighed…… so many years have passed. The estate and the tree are still around, but all of us are old.”

Everyone from the branch bureau was following behind Minister Lui.

Yan Liang laughed and said: “You are not that old. I think you are healthier than me.”

Minister Lui laughed and waved his hand: “I am not that healthy anymore.”

Time had returned! Now it was precisely 5 minutes ago!

Dong Xuebing was also not sure if 5 minutes was enough. But he had no other choices. He looked around urgently and stopped in the southwest direction. He remembers seeing a Golden Elephant Pharmacy at the end of the street. After confirming the direction, Dong Xuebing immediately ran without saying a word. He did not care whether his image as a leader. He ran as fast as he could.

Minister Lui and Yan Liang did not notice Dong Xuebing running off to another direction. But Tan Limei, Changjuan and the rest were shocked.

Where is Chief Dong going? Why is he running off in a rush? Rushing to the toilet? Even if he needs the bathroom urgently, he also does not need to run so fast.

Guo Shunjie sneered as he looked at Dong Xuebing’s back view. This behavior was not what a leader should have.

Run! Faster! Run!

Dong Xuebing ran down the alley towards the street. How far is it? Still have not reached? Faster! Run faster! There is not enough time!

Dong Xuebing was one of the fastest sprinters in his class when he was still studying. He was weak in mid to long distance. He could only run 100 to 200 meters at most. But today, he broke his personal records. He sprinted more than 300 to 400 meters without signs of slowing down. He needs to save his career. He must not let Guo Shunjie be promoted! This was his only hope!

1 minute passed……

2 minutes passed……

I see it! That’s the pharmacy!

Dong Xuebing was exhausted. 30 meters more…… 20 meters…… 10 meters……

Bang! Dong Xuebing pushes a young man, who was walking out of the Pharmacy, aside and dash into the Golden Elephant Pharmacy. He does not know if asthma medication was a prescribed drug and was not sure if the pharmacist would sell the medicine to him. He does not have the time to explain. He immediately took out his work pass and banged the counter. “State Security! I need the medication for asthma and heart attack! Now!”

The cashier behind the counter was shocked, and she looked at Dong Xuebing’s identification.

Dong Xuebing shouted at her: “Hurry up! It is a matter of life and death!”

The staffs in the pharmacy were stunned for a while, and one staff in white coat quickly ran to the back to get the medicines.

That staff was quite fast, and she returns with a small box of medicine and a bottle of Nitroglycerin tablets and Instant-effect Jiuxin Pills. Dong Xuebing grabbed the medicines and threw 300 RMB on the counter before running out. “Thank you!”

“Hey, the medicines do not cost so much. Your change!”

Dong Xuebing did not turn back and ran back the same way into the alleyways!

He had no more stamina and was much slower on his way back!

Dong Xuebing gritted his teeth and ran with all his might. Run faster!

It’s been 5 minutes since he used BACK and Minister Lui should be having his asthma attack now! Is there enough time?

5 seconds passed……

10 seconds passed……

After turning at a Hutong, Dong Xuebing could see the people from the Bureau panicking in the distance!

I reached! I had finally reached!

Yan Liang, who was panicking, was looking at Minister Lui, gasping for air. He had to bear full responsibility. If he knew that Minister Lui had Asthma and had kept his medication in his bag, Yan Liang would never forget to bring that bag along. It was because he did not know about Minister Lui’s condition and forgot about it and created this mess! Everything was too late now. If anything happens to Minister Lui, then…… Yan Liang doesn’t even dare to think what would happen! It will definitely not a matter from getting fired from his job!

Minister Lui’s eyes were rolled up, and only the whites were showing. He could not make it!

“Sir! Hang in there! Just hang on for a bit more!” Yan Liang shouted: “Where is the ambulance? Why is the ambulance not here yet?!”

They were inside a Hutong and the road conditions there were poor with many turns. It will take at least 20 minutes for the ambulance to arrive at the scene. There was also not enough time for anyone to come over from the branch bureau with the medicine. There were too many turns and narrow roads. Even if anyone were to fly from the branch……, they could not reach here in 10 minutes! The pharmacy was the only hope. But all the pharmacies were located along the streets outside of the Hutong. It will take at least 6 to 7 minutes. Minister Lui now…… might not even last more than a minute!

Tan Limei, Zhuang Zhi and others from the various departments were panicking! There was nothing they could do!

That’s it! Yan Liang’s mind was blank! He is finished!

“Chief Dong! Chief Dong is back!” Chang Juan saw Dong Xuebing running back and she shouted. She immediately explained what happened to Dong Xuebing: “Minister Lui is having an asthma attack! Chief Dong, what shall we do?”

Guo Shunjie heard this and shouted: “What can he do? Hurry up and call the ambulance to chase them!”

The other two young staffs from the 6th Bureau shook their heads when they heard what Chang Juan said. They thought to themselves. Even if your Chief’s nickname was Firefighter, and dares to run into a burning room and save penalty kicks, but what can he do in this emergency? This is an asthma attack. What can this Chief Dong do?

Yan Liang looked at Dong Xuebing’s direction and thought nothing about him. He shouted to Guo Shunjie and the others: “Medicine! Go and get medicine!”

Guo Shunjie wiped the sweat on his forehead: “They had just left to get the medicine. They need at least 5 to 6 minutes!:

Yan Liang looked at the dying Minister Lui. “There is no more time!”

“Minister Lui!”

Everyone there had given up!

Dong Xuebing, who was panting hard, reached in front of everyone: “Haa……. Med…… Haaa…… I have the med…… Haa…… medicine!”

You have?!

Everyone was shocked when they heard what Dong Xuebing said!!!

“Where is it? Where is medicine?” Yan Liang immediately stand up!

Everyone turns to look at Dong Xuebing!

On his way back, Dong Xuebing had torn open the packaging. He reached into his pocket and took out an inhaler with medicine.

Oh god! This is really the medicine for asthma?!

Yan Liang paused for a sec, snatched the bottle of medicine from Dong Xuebing and gave it to Minister Lui: “Hurry, take the medicine! Quick!”

The weak Minister Lui place the plastic mouthpiece in his mouth and inhale deeply. He stopped for a few seconds before inhaling again. Slowly, Minister Lui’s breathing slowed down and was back to normal. But his expression was still in pain. He was sweating, and his hand was gripping his chest.

Yan Liang and the rest, who had just relaxed, panicked again. “Oh, no! He has a heart attack!”

One thing after another!

Heart attacks were also fatal!

Tan Limei, Chang Juan and other female staffs were mumbling to themselves: “Oh no…… That’s it!”

Yan Liang was cursing in his heart! “Hurry and call those buying medicine to get heart attack medication too! Quick!”

“Haaaa……. It’s ok……” Dong Xuebing reached out to stop someone who was about to make the phone call. He was still panting, and he reached into his pocket: “I have the medicine…… Quick-Acting Heart Reliever pills.”

“Ah?!” Everyone was stunned again.

Yan Liang was also shocked. But he did not have time to wait any longer. He quickly grabbed the Quick-Acting Heart Reliever pills and fed it to Minister Lui.

But Minister Lui slowly shook his head and said with difficulty: “Quick-Acting…… Heart Reliever pills…… is not effective for me…… I need…… Muxiang…… Baoxin Pills…… or Nitroglycerin tablets……”

Damn!

Everyone panicked again!

Yan Liang was about to go crazy

But Dong Xuebing reached into his pocket again: “…… I also have Nitroglycerin tablets. Here…… here……”

Guo Oanwei, Tan Limei, Chang Juan and the other staffs from various departments nearly fainted on the spot!

Asthma medicine, Quick-Acting Heart Reliever pills, Nitroglycerin tablets…… How come this Chief Dong has everything in his pockets?!

Yan Liang was also speechless!

Guo Shunjie nearly cursed out loud. You are not suffering from asthma or heart attacks! Why are you carrying these medications around? Are you a fucking Doraemon?!

Chapter 106 – The Omnipotent Chief Xiao Dong!

After taking the two medicines, Minister Lui’s face slowly regains normal color.

Yan Liang was still holding on to Minister Lui: “How are you feeling?”

“Much better.” Minister Lui looked towards Dong Xuebing’s direction and smiles.

Yan Liang, who had narrowly escaped, guiltily said: “It’s all because of me. I nearly…… I……”

“Haha, it’s ok.” Minister Lui was joyful. “It’s normal for people to go when the time is up. Furthermore, I am fine now.”

After this incident, no one had the mood to go visit the bureau’s quarters. When Yan Liang’s driver and Minister Lui’s driver arrives in their cars, Minister Lui left with his guard. Yan Liang looked at Dong Xuebing. He felt grateful, lucky, and a bit shocked. He had only seen Dong Xuebing running into a burning room to retrieve some documents and had heard of what Dong Xuebing had done by others. He did not think much of it. Firefighter? A lifesaver for any situation? Bullshit. But today, he experienced Xiao Dong’s miracles first hand. Yan Liang really believed Dong Xuebing could help the leaders in any situation. If it weren’t for taking out the asthma medicine out of nowhere, Yan Liang’s future would be gone……

Everyone at the scene was staring at Dong Xuebing. It was as if he was a god.

Yan Liang waved to Dong Xuebing, asking him to go over. “Good job. You got all the credit for saving Minister Lui’s life. How come you carry so many medicines with you?”

Dong Xuebing made up a story: “Oh, my neighbor also has this illness, and these medicines are for him.”

Was this really a coincidence? Yan Liang suspects that Dong Xuebing had noticed he had forgotten Minister Lui’s bag and purposely went to buy these medications to perform in front of the leaders. But he thought about it and felt it was not possible. Even himself, Minister Lui’s student, did not know that Minister Lui had gotten asthma recently. How would Xiao Dong know? Yan Liang could not understand why and decided to just stop thinking about this. He nodded at Dong Xuebing and said: “Come, ride the car with me back to the branch.”

Dong Xuebing was flattered and boarded the car with Yan Liang. The rest had to walk back to the branch.

In the car, Dong Xuebing, who was sitting in the front passenger seat, felt it was the right time. He turned and said: “Chief Yan, tomorrow is the registration for the District Party School Training Course. I still feel that Guo Shunjie is not qualified to participate. The incident about the meeting notes must be done by him……”

Yan Liang interrupted him: “Ok. Go back and wait for the news.”

Dong Xuebing’s heart was beating rapidly. Chief Yan…… agrees??

The car arrived at the Branch Bureau compound.

Back at the office, Yan Liang picked up the phone and called Political Commissar Zhou. “Political Commissar Zhou? The Party School Training course spot is given to the General Affairs Office’s Guo Shunjie? I don’t think it is suitable. He is still not a Section level officer. How can he attend the training course meant for Section level officers? The other staffs will be unhappy.”

Zhou Guoan was stunned and could not react.

Yan Liang did not give him any chance to retort. “I think Chief Dong from the General Affairs Office is a good candidate. This type of people should be groomed. Let him attend the course.”

Zhou Guoan’s face changed: “Chief Yan, didn’t we agree about this?”

“This is my decision, and it’s final.” Yan Liang did not care what Zhou Guoan thinks. He owes Xiao Dong favor. If he did not help Dong Xuebing settle this Party School training course and transferred away, what would others think of him?

Zhou Guoan turns pale when he heard the line was cut abruptly. He threw the phone on the table and then grabbed the teacup and threw it against the wall.

Dong Xuebing, someone who entered the branch for less than 3 months, had disrupted his plans twice! Zhou Guoan had already spread the news about Guo Shunjie attending the training at the Party School, and now he had to withdraw his name? He even had to put up Dong Xuebing’s name for the course? He was someone who had purposely provoke him by putting dessert pictures in his meeting notes! What was Yan Liang thinking? He decided to fall out on his last day? This was like a slap to Zhou Guoan’s face!

After thinking for a while, Zhou Guoan picked up the phone: “Hello? Chief Yan is supposed to accompany Minister Lui to the branch bureau quarters. Why is he back suddenly? Help me find out what happened.” Zhou Guoan knew there must be a reason why Yan Liang changed his mind last mind.

At the same time, news of Dong Xuebing replacing Guo Shunjie to attend the training course at the district party school spreads throughout the branch. Everyone was shocked when they heard of this.

Was this real? In the morning, everyone was still discussing the end of Dong Xuebing’s career. But in the afternoon, everything had changed. Furthermore, even if Dong Xuebing did not offend Political Commissar Zhou, Dong Xuebing was just promoted to Deputy Chief, and it should not be his turn. How come Dong Xuebing had all the luck?

Xu Yan and Song Shoujie were having a discussion in the office when they heard about this piece of news. They were also shocked. What happened? The reactions of Yang Yizhong, Pang Bin, Liu Hua, and the rest were the same as Xu Yan and Song Shoujie. They immediately picked up the phone to call the staff members who had accompanied Chief Yan and Minister Lui to the quarters. Something must have happened there.

When everyone heard of what happened on the way to the quarters, they understood why…… and they were stunned.

On the way to the quarters, Minister Lui had an asthma attack and a heart attack. But Chief Yan had forgotten to bring Minister Lui’s bag, which contains all the medicines. When Minister Lui was in grave danger, Dong Xuebing just happens to have asthma medicine with him. He also just happens to have Nitroglycerin tablets with him. And he just happens to save Minister Lui’s life.

Everyone was looking at each other speechless.

“……”

There were too many coincidences until they want to curse!

No one would ever expect Dong Xuebing to help Chief Yan to put out his fire. He also helped himself to put out his own fire.

When Chief Xiao Dong had rushed into a burning room to retrieve documents, he had shocked many people.

When Chief Xiao Dong dived to save the penalty, he had also shocked many people.

When Chief Xiao Dong scored that goal in the final seconds of the soccer match, he had shocked many people.

When Chief Xiao Dong was promoted to the Deputy Chief of the General Affairs Office, many people were shocked.

But this time, the word “shocked” could no longer be expressed how they feel about Dong Xuebing.

Dong Xuebing could save a penalty, scored a winning goal, and run into a burning office and jump out through the windows on the second floor.

Chief Xiao Dong couldn’t be suffering from asthma and heart attacks. When Minister Lui needed these medicines, Chief Xiao Dong could take it our from his pockets like magic.

Which leader does not like this type of godlike staff?

It would be weird if the branch did not put up the name of this godlike staff for the training course.

Firefighter? How can he be called a firefighter?

Slowly, Dong Xuebing had a new nickname. The Omnipotent Chief Xiao Dong!

Chapter 107 – Got the spot for the Party School Training course!

In the General Affairs Office, Chang Juan, Tan Limei, Old Yan and the rest were happy for Dong Xuebing. When Zhou Guoan tries to find trouble with them, it was Chief Xiao Dong who had stood in front of them to protect them. If not, Zhou Guoan would have unleashed his anger on Chang Juan and Tan Limei. He will not target Chief Xiao Dong so fast. Everyone in the office knew that Zhou Guoan was trying to suppress Dong Xuebing by letting Guo Shunjie go for the training at the District Party School. This was the result of Dong Xuebing covering up for them. Although they did not say anything, they were very grateful to him.

Where can you find a leader who takes cares of his men like this?

“Chief Dong, congratulations. The training is starting tomorrow?” Chang Juan smiles, seductively at Dong Xuebing. Dong Xuebing was still trying to digest the latest news. “Yes. Tomorrow is the day to report, and the course will start on Sunday.”

Tan Limei cheerfully said: “Chief Dong, you have a new nickname. I went to the ladies earlier and heard many people calling you the Omnipotent Chief Xiao Dong!”

“Omnipotent?” Dong Xuebing laughed. “Who is the one that spread this?”

“I also don’t know. Hahaha, everyone is calling you this name.” Actually, Tan Limei was the one who gave this nickname and spread it throughout the branch. Guo Panwei also tried to curry favor: “Chief Dong, you are fortunate. When Minister Lui did not bring his medications, you just happen to have the medicines with you. Even heaven is helping you. This opening for the training course is supposed to be yours from the start. How can Guo Shunjie qualify for it?” Guo Panwei should have started to bootlick Guo Shunjie because he was someone who always sits on the fence. But he was moved by Dong Xuebing when he covered up for his subordinates. Also, when they were fighting for the position of Deputy Chief, Guo Panwei had fallen out with Guo Shunjie. He knows that even if he went over to Guo Shunjie’s camp, Guo Shunjie would also not accept him. He might as well take a gamble and place his bets with Dong Xuebing. After all, Chief Xiao Dong always stages a comeback at the last minute. He just hopes that Dong Xuebing would be able to survive this crisis.

Dong Xuebing laughed and shook his head. He looks around the office: “Where is Guo Shunjie?”

Zhuang Zhi replied: “When he learned about his name was withdrawn from the training, he ran out.”

Tan Limei, a busybody, added: “He must be at Political Commissar’s office making some reports.”

“This type of despicable person…… Sighed…….” Old Yan was not afraid of offending anyone.

At that moment, there were sounds of heavy footsteps, and a furious Guo Shunjie stormed into the office. He had gone to Zhou Guoan’s office after he heard that he was being replaced by Dong Xuebing for the training course. But Zhou Guoan was fuming, and when he heard Guo Shunjie questioning him, he chased him out of his office.

Guo Shunjie was about to enter the Party School and will be promoted to Deputy Section Chief after the training. But suddenly he was being replaced. He was furious, and was cursing Zhou Guoan and Dong Xuebing’s ancestors in his heart!

Dong Xuebing looked at him and said: “Guo Shunjie, your leave application is not approved. Come back to work on Monday as usual.”

Guo Shunjie stared at Dong Xuebing. I will not let you off!

Actually, even Dong Xuebing had not expected to get the spot for the training course. His intent was only to stop Guo Shunjie from attending the training. He does not want to let Guo Shunjie have the opportunity to overtake him. As an ordinary staff member, it will be hard for him to be the Chief of the General Affairs Office. But unexpectedly, Guo Shunjie was replaced by him for the training. With the experience of attending this training, Dong Xuebing will be in line to be promoted to the Deputy Section Chief rank. Only one word from the higher-ups, he will be promoted from just getting Deputy Section Chief’s benefits to become a real Deputy Section Chief rank!

Back at his own office, Dong Xuebing called Director Li Qing to take 2 weeks off. A few days ago, Li Qing was considering to give up his position of the Chief of the General Affairs Office to Guo Shunjie, and only keep his position as the Deputy Director of the General Affairs Department. He was also unhappy with Dong Xuebing who had got into trouble. But when he heard of what happened earlier, he banged his table and praised Dong Xuebing for doing a good job! Li Qing praises Dong Xuebing over the phone and granted his leave application. After hanging up, Xu Yan called Dong Xuebing. She did not say much but reminded Dong Xuebing to keep a low profile.

Dong Xuebing felt comforted. Seems like Deputy Branch Bureau Chief Xu was still concern about him.

It was the end of the day.

Dong Xuebing slowly walked out of the branch bureau with a smile on his face.

On his way out, Dong Xuebing, who had made a significant contribution to the branch, did not get the treatment he deserved. All the staff members and leaders hide away from him. Chief Xiao Dong was in the limelight again for saving Chief Yan’s career and Old Minister Lui’s life. He also got to enter the District Party School. But this was not a matter of the credit he got. Chief Xiao Dong had slapped Zhou Guoan’s face by snatching away the training course’s spot. This grudge will never be resolved. Chief Yan Liang will be transferred away on Monday. After that, will Zhou Guoan let Chief Xiao Dong off? Impossible!

Dong Xuebing also knew Zhou Guoan will take revenge soon. But he couldn’t care less.

Oh, your trusted aide Guo Shunjie had purposely switched the meeting materials and provoked you. But you vent your anger on me? You find trouble with me and still stupidly try to help Guo Shunjie get his promotion? Are you dumb? Both of you are in cahoots, and I got implicated in it? Getting accused for something not done by me? Damn! Why should I be blamed for all these? Since you, Zhou Guoan started this, then it’s okay for me to snatch the training course opening from you! Who ask you to be so unreasonable? Who ask you to force me to take responsibility before you even investigate the incident thoroughly? Who can you blame? Dong Xuebing was someone who hates being accused. He was really pissed by Guo Shunjie and Zhou Gouan. He doesn’t care about what others think. He just wants to get the experience of attending the training first. As for the rest…… He will only take appropriate measures as the situation calls for in the future!

A staff member ranked with Deputy Section Chief treatment going against a Divisional Chief?

This was a joke!

But…… it was not that funny!

During the selection of the Deputy Section Chief position in the Party Committee Meeting, it was Dong Xuebing going against Zhou Guoan alone. He pulled Xu Yan, Yang Yizhong and Liu Hua over to his side, and won in the end. This time, it was also Dong Xuebing going against Zhou Guoan for the District Party School training course opening. Dong Xuebing had saved Chief Yan’s career, and Chief Yan had to help him. In the end, Dong Xuebing won against Zhou Guoan again.

Dong Xuebing, this small Deputy Chief had already won against a Divisional Chief level official twice!

Chapter 108 – Legs!

Saturday morning, Dong Xuebing went to the Western District Party School to report.

The training course will only start the next day, and after registration, Dong Xuebing returned home before 10 am.

As Dong Xuebing entered his building, he met a neighbor in winter clothes. They greeted each other and then Dong Xuebing went up the stairs. But before he took the first step, a man in his 30s walked down with a bouquet of roses. He saw Dong Xuebign and asked: “Excuse me, is Qu Yunxuan staying in unit 302?”

Dong Xuebing immediately frowned and asked: “You are?”

That man answered: “I am her friend. She is not at home. Do you know where she is?”

Dong Xuebing shook his head. He will not tell this person that Qu Yunxuan had gone over to her mother’s place. “I don’t know.”

That man acknowledged and then left.

When Dong Xuebing reached the 3rd floor and was about to open his door, he saw a note on Aunt Xuan’s door. There was a message about how much water she had used, and Dong Xuebing remembered that someone would be coming today to check their water meter. He remembers there were no notes outside her door this morning. He hesitated for a moment and went over to press Aunt Xuan’s doorbell. He waited for a while, and no one opened the door. He then knocked on the door and shouted: “Aunt Xuan, it’s me!”

A few seconds later, the door opens, and Qu Yunxuan appeared: “Xiao Bing? Come in.”

Dong Xuebing asked: “I thought you are still not back yet.”

Qu Yunxuan laughed. “I just returned home. I need to bring some documents back to the newspaper agency. I will go back to my mother’s place next Monday. She is still on the drip.” Aunt Xuan was in her casual wear at home. Her top was a white woolen sweater, and she was not wearing pants. She only wore a pair of pink long johns over her sexy legs and a pair of woolen slippers on her feet. This was what she wore when she was at home. Dong Xuebing could feel himself getting warmer as he looked at the curves on her thighs and legs.

Qu Yunxuan looks down and then stared at him: “What’s wrong?”

“Errr…… nothing.”

Dong Xuebing quickly stopped looking at her legs and entered her house. He took off his coat: “Oh, I met a man downstairs, and he said you are not at home?

Qu Yunxuan took Dong Xuebing’s coat from him and hang it behind the door. She smiles: “I know. He pressed the doorbell, but I did not open the door. Oh, did I tell you about him? He is our the Deputy Chief Editor’s younger brother. My Deputy Chief Editor insists on bringing us together. But I felt that we are not suitable. I had told them about how I feel, but…… his brother still wait for me every day after work. He just refuses to give up. Look, he even comes and looks for me at my place. It must be Deputy Chief Gong who told his brother my address.”

Dong Xuebing had heard from Aunt Xuan before. “Why is he so irritating. I will speak to him when I see him next time.”

Qu Yunxuan turns to him and playfully pinched his nose: “I will settle this myself. Have you eaten?”

“Not yet.”

“Then you go and surf the net while I prepare some food.”

Dong Xuebing misses Qu Yunxuan badly. They had not seen each other for several days. It was also because they had not met each other for several days, he dare not to hold her hands casually like before. It will be too awkward. The mood was not right.

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan’s butt as she walks to the kitchen. He then entered her bedroom and warm himself up near the heater. He noticed Qu Yunxuan’s computer was on and only the monitor was off. He moved over and switched on the monitor. Qu Yunxuan’s desktop was like her home. It was clean and tidy. Other than My Computer and Recycle Bin, there were no other icons.

What should he do now? Watch a movie?

On the top right corner, there was a Xunlei icon that was loading. It seems to be downloading something. Dong Xuebing clicked on that icon and wants to see what movies or music were available. But after looking at the list of downloaded movies, he was stunned. Other than some films and songs, there were some files titled Asia, Domestics, Hotels, After School, E-508, Hunter, etc. All the suffix behind the titles were VB.

VB video format?

Could this be the legendary…… Adult Videos?

The last time, when Dong Xuebing saw Aunt Xuan in her room alone playing with herself, he did not notice what was playing on the computer. Now he thinks back, it was those type of videos. Errr…… Aunt Xuan was too…… Even Dong Xuebing also seldom watch such videos, and Aunt Xuan, a gentle and virtuous woman, had downloaded so many videos?

Dong Xuebing’s heart was racing. He hesitated for a moment. He really wanted to see what sort of genre Aunt Xuan watches.

Tap, tap, tap…… It was the sound of footsteps nearing. “Xiao Bing, I suddenly remember that I am downloading something on my computer. You better watch TV first.” Qu Yunxuan was at the door of her room and saw Dong Xuebing had opened Xunlei. She was stunned and immediately blushes. She quickly walks over: “Don’t touch, don’t touch. Don’t open those files.”

Qu Yunxuan quickly reached over and grabbed the mouse to close Xunlei window. “Those videos on the downloaded list are mostly not movies. It’s……. it’s the videos on some research I needed for work. The movies are all in the E drive. If you want to watch…… Never mind. I can’t cope in the kitchen. Come and help me prepare lunch.” Qu Yunxuan immediately switched off her PC and pulled Dong Xuebing to the kitchen.

What a lousy liar. Even after lunch, Aunt Xuan was still behaving awkwardly.

Dong Xuebing felt the mood was weird and tried to start a conversation. “Aunt Xuan, there is something which I have not told you. Tomorrow I will be attending a training course at the District Party School. It is a 2 weeks training course for Section Chief level officers.” Dong Xuebing was afraid that Aunt Xuan did not understand about what this course meant. “It is rare for the State Security to get a spot in this training course. I am only receiving Deputy Section Chief level benefits and not holding the rank. That’s why this is a rare opportunity for me.”

Qu Yunxuan looked up and asked: “Does this mean your bureau is going to groom you?”

“No….. But it will look good on my resume.”

“You have just been promoted, and they are sending you for this course? Seems like your leaders like you a lot.” Qu Yunxuan brightens up. She smiled and pinched Dong Xuebing’s cheeks. “How come you did not tell me earlier? We should go out and celebrate.”

Dong Xuebing pushed her hand away and said: “I snatched this spot from others, and because of this, I had offended our Political Commissar.”

Qu Yunxuan was shocked. “What happened?”

“Don’t talk about it. I feel irritated when I think about this. Let’s watch some TV.”

Qu Yunxuan did not continue to ask him and passed the remote control to him. “Switch channels yourself.”

Dong Xuebing picked a random channel, and it was a Korean drama. The actor and actress were facing the sea, holding hands.

In the living room, both were quietly watching TV.

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan who was sitting beside him on the couch. He reached over lightly and touched her fingers with his fingertips. Seeing Qu Yunxuan not avoiding his hand, Dong Xuebing moved his hand closer and held her hand.

Qu Yunxuan blushed and froze for a few seconds before she tightens her grip on his hand.

Although they had held hands several times, Dong Xuebing was still excited. “I miss you.”

Qu Yunxuan: “……”

Dong Xuebing asked: “Do you miss me?”

Qu Yunxuan: “……”

“Aunt Xuan, let’s be together, ok?”

Qu Yunxuan: “……. Where are your dirty clothes and socks? Bring them out, and I will wash for you later.”

Damn. This was a romantic mood, and you start talking about dirty socks? Dong Xuebing knew she was avoiding this topic and was upset. Sighed…… Does Aunt Xuan really likes him or just have some affection for him. If it was the latter, then it will be dangerous. She has many suitors, and who knows if she would get into a relationship with someone else? No. Dong Xuebing decided to up his game and be more aggressive. He had held her hands, and his next move was to…… kiss her on the lips? Huh? Isn’t that a bit too early? Never mind. He had touched her legs accidentally the last time. It might be easier to feel her legs again compared to kissing her on the lips. But will Aunt Xuan let him touch? Yes? No?

Dong Xuebing released Qu Yunxuan’s hand, mustered up his courage and moved his hand closer to her pink long johns. His fingertips touched Qu Yunxuan’s thighs.

Qu Yunxuan jolted and smacked Dong Xuebing’s hand: “What are you doing?”

Dong Xuebing did not pull back his hand and placed his hand on her thighs. He even squeezes her leg twice.

“Stop disturbing me, or I will get angry.” Qu Yunxuan said angrily. “I will really be angry with you.”

Dong Xuebing looked at her and knew she was pretending to be angry. He got bolder and start to move his hand higher up her thighs. He moved his hand up her legs until he reaches her butt.

“Hooligan!” Qu Yunxuan’s face was flushed. She hit Dong Xuebing’s hand a few times: “You only know how to bully me.”

Dong Xuebing felt ticklish when she hit him. He squeezed the exterior of her thigh lightly.

“Idiot! You will be the death of me!” Qu Yunxuan stared at him and thought for a while. She closes her legs and used her left hand to pull her sweater down. Then she stared at Dong Xuebing again and then slowly covered her private part with her left hand. Her 5 fingers were tucked tightly in between her legs. She moved her gaze back to the TV and did not say anything. It was as if she was telling Dong Xuebing, other than this part, he can touch everywhere else.

Dong Xuebing almost had a nose bled, looking at Qu Yunxuan’s posture.

She was really allowing me to touch her?

Dong Xuebing had never expected Aunt Xuan to let him touch her legs. He was very excited and started to feel all over her legs.

So soft.

Chapter 109 – Legs!

That night, Dong Xuebing dreamt of all sorts of legs. There were slim legs, fair legs, meaty legs, long legs, etc. At least 20 to 30 pairs of legs appeared in his dream. At the end of this dream, Dong Xuebing was crushed by all the legs and woke up. He looked out of his windows. It was still dark, and he realized it was a dream. He rubbed his eyes and went to wash up before leaving home.

The West District Party School was located near Xin Kai Hu Tong, opposite Guanying Gardens.

When Dong Xuebing entered the compound of the Party School, he saw a banner asking all the participants to attend the opening ceremony at the hall. Dong Xuebing was excited as he walked towards the hall. Along the way, there were a few more banners. He realized that there were other training courses other than Section Chief training course. There was a Youth Officers training course, Divisional Chief Training course, Management, and Development course, etc. The hall was half-filled and everyone there was holding higher ranks than Dong Xuebing.

Dong Xuebing was nervous and pick a seat at the back. He kept quiet as he was afraid of saying the wrong things.

The opening ceremony started, and it was speeches after speeches. Among all the speakers, the District Deputy Party Secretary, cum Principal of the Party School could speak the most. He spoke about the importance of training and learning, mindset, motivation, etc.

Dong Xuebing almost fell asleep, but he saw all other trainees were sitting upright and listening attentively. He also tried his best to stay awake.

After the opening ceremony, Dong Xuebing followed his fellow course mates back to his classroom. There were about 40 people in his course, and the majority were men. All the participants were much older than Dong Xuebing. The oldest participant was about middle age and had white hair. The youngest was at least in his 30s. Dong Xuebing was feeling proud as he was the youngest in the course.

In the morning, there was someone from the district’s General Administration of Sport of China to teach them on the analysis of a health report and teach them how to train their bodies.

In the afternoon, they learned about political economics and national economics. Dong Xuebing found it hard to understand, but he still took notes.

After the day’s lessons were over, Dong Xuebing dragged his tired body back home. When he reaches back at his residential building, he started to think about Qu Yunxuan. Both had just met yesterday, and he was missing her badly. Dong Xuebing did not return home but went to Qu Yunxuan’s unit instead. He pressed the doorbell and waited.

The door opens. “Xiao Bing, you are back?”

Dong Xuebing smiles and nodded. He entered her unit and immediately reach over to hold her hand.

Qu Yunxuan jumped and brushes his hand off. She whispered: “Stop fooling around. My mum is here.”

Huh? Dong Xuebing froze and looked towards the kitchen. “Then…… I will go back first?”

“My mum is cooking dinner.” Qu Yunxuan whispered. “Have dinner first.”

Dong Xuebing’s heart was racing as they whispered to each other. At that moment, Qu Yunxuan’s mother walked out of the kitchen, and Dong Xuebing immediately greeted her. “Hi, Auntie. Are you feeling better?”

Qu Yunxuan’s mother laughed: “I am fine. The doctor asks me to exercise more. I got nothing to do in the afternoon and come over to Yunxuan’s place. Tomorrow, we will be going back to my place.”

Dong Xuebing was reluctant to see Qu Yunxuan leave. “You all are not coming back next week?”

Qu Yunxuan laughed and replied. “My mother misses me and insist I stay with her for a few days.”

“Miss you for what? I just want a grandchild to keep me occupied.” Qu Yunxuan’s mother grumbled and stared at her daughter. “You are not worried and still don’t let me help you look for a partner? I had to make arrangements with Old Wang. I think his son is not bad. He owns a boutique in the Western District and has good business. When you go over to my place, you must take time to meet him.”

Qu Yunxuan glanced at Dong Xuebing and mumbled. “Mum, can you don’t talk about these? Let’s start at dinner.”

Qu Yunxuan’s mother let out a “Hmph!” and turned to Dong Xuebing: “Look at your Aunt Xuan. She is almost 30, and I still have to worry about getting a boyfriend for her.”

Qu Yunxuan replied helplessly: “I said I will take care of this. You don’t need to worry about me.”

“Hmph! How many times have you told me this? But did you do it?”

During dinner, Qu Yunxuan’s mother switched the subject to Dong Xuebing and started to praise him. “Xiao Bing, you are doing great now. You have become a civil servant, joined the party, and become deputy chief. Now, you are even training at the party school. Haha, your mother should be very proud of you……” Qu Yunxuan’s mother carried on for a while before she suddenly popped a question. “Eh, Xiao Bing, is there any staff members under you that are still single and have a good family background? If there is any, introduce them to your Aunt.”

Dong Xuebing, who was stuffing his face with food, replied weakly. “No. All of them are married.”

Qu Yunxuan’s mother asked: “What about other sections?”

Qu Yunxuan quickly picks up a chicken wing and put it into her mother’s bowl. “Stop talking during meals.”

Dong Xuebing really wish he could tell Qu Yunxuan’s mother that he wants to be Qu Yunxuan’s boyfriend. But this was not the right time. He still has not saved enough to set up a company for her, and he was not successful enough to impress her mother.

After dinner, Qu Yunxuan was sick of her mother’s nagging and dragged Dong Xuebing to her bedroom.

Dong Xuebing immediately ask Qu Yunxuan the moment they stepped into the room: “Are you going to a matchmaking session tomorrow?”

“I am too busy with my work and have no time for all these nonsenses.” Qu Yunxuan kneeled on her bed and brushed the dust off her covers with a small brush. “My mother is always like this. I had told her several times that I will only date after I have set up my own small trading company. I don’t have the time now.”

Dong Xuebing, who was sitting at the end of her bed, looking at her: “Then do you have anyone you like now?”

Qu Yunxuan did not look at him and replied. “Why are you so nosy?”

“Huh? Why do you think I want to know?” Dong Xuebing rolled his eyes and continue looking at Qu Yunxuan’s butt swaying as she brushed her covers. He reached over slowly and touched her left butt. It was meaty and felt good. “Aunt Xuan, what do you think of me? Will you consider me after you save enough to set up a trading business?”

Qu Yunxuan froze for a few seconds and continued to brush her covers. “No.”

Dong Xuebing squeezed her butt softly and asked: “Why?”

“I am older than you. Our age is not suitable for each other.” Qu Yunxuan replied. She acted as if she did not feel Dong Xuebing’s hand on her butt and continued folding the cover. “Also, civil servants, especially state security officers, have many restrictions. If I go into business, it will have a negative influence on you. You have become a deputy section chief at a young age. You will have a bright future. So, for your sake, I am not suitable for you.”

“Ah…… What has this got to do with doing business? What matter most is you like me.”

Qu Yunxuan turned around and stared at him: “Who says I like you? Are you asking for a beating?”

Dong Xuebing squeezed her butt harder: “If you don’t like me, why will you let me touch your butt?”

Qu Yunxuan blushed and raised her fist, pretending to hit him. “You hooligan! You are the one that touched me, and I did not allow you to touch. You…… How can you say I am letting you touch?” Maybe it was because Qu Yunxuan felt she was too loud, and she suddenly lowered her voice. She pushes Dong Xuebing’s hand away from her butt. “Don’t touch me. Get away from me! If you dare to touch me again, I…… I will use this brush to hit you! Try me!”

Dong Xuebing blinked and then reached over to touch her thighs.

Qu Yunxuan was pissed and used the small brush to hit Dong Xuebing’s legs several times. “How dare you touch me? I will hit you! Hit you! Hit you!”

Dong Xuebing let her hit a few times and then suddenly hugged her.

Qu Yunxuan was shocked and quickly pushed Dong Xuebing: “What are you doing? I will hit you.”

Dong Xuebing could not control himself and lowered his head and kissed Qu Yunxuan on her lips.

“Huh…… Huh…..” Qu Yunxuan pushes him with all her might. “…… Don’t……”

Dong Xuebing did not know how to kiss. He just sucked on her soft lips and refuses to let go.

“Don’t…… Huh…… Let go……” Qu Yunxuan was hitting him.

It was unsure how long had passed, and Qu Yunxuan stopped hitting.

1 second……

2 seconds……

3 seconds……

Dong Xuebing nervously opened his eyes and looked at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan was looking at him with teary eyes.

“Huh? Sorry.” Dong Xuebing dare not to continue kissing Qu Yunxuan after seeing her on the verge of crying. He knocked himself on his head. “I’m really sorry. It’s all my fault…… You can scold me or hit me all you want…….”

Qu Yunxuan looked at him expressionlessly without saying a word.

I’m dead. Aunt Xuan is really pissed this time.

Dong Xuebing felt guilty and said. “Aunt Xuan…… Don’t be like this…… You…. I…… Can you say something?”

Qu Yunxuan replied calmly: “That is my first kiss.”

“Ah! First kiss?!” Dong Xuebing was stunned. He thought a woman as pretty as Aunt Xuan should have dated during her school days. She might have done more than kissing. But…… first, kiss? Aunt Xuan does not need to lie to him. That means she had never kissed or slept with anyone before? Dong Xuebing was overjoyed, but he suddenly remembered the awkward situation he was in now. He cleared his throat: “Aunt Xuan. I do not know. No, no…… I…… It is also my first kiss. I…… I don’t know what to say… You…… you should just give me a beating.”

Dong Xuebing really hope Aunt Xuan would give him a slap and he might feel better.

10 seconds……

20 seconds……

30 seconds……

Suddenly, the moment Dong Xuebing had been waiting for had arrived.

Qu Yunxuan opened up her arms and pounced on him.

Dong Xuebing was prepared to sacrifice himself to appease her anger. He closes his eyes. Hit me. Just hit me as hard as you can, but don’t kill me.

The next moment, Dong Xuebing could feel Qu Yunxuan grabbing his head with both her hands.

Dong Xuebing clenched his teeth and shut his eyes harder. What move is this? She wants to grab my head and bash it against the wall? She wanted to pull my head off? Does she need to be so ruthless? Never mind. I deserve it. I had hurt her and deserve this type of punishment.

But Dong Xuebing did not feel any pain or impact on his head. Instead, he felt many warm and ticklish sensations on his face, nose, cheeks, and chin. It felt like…… Aunt Xuan’s lips.

Ah? Dong Xuebing opened his eyes.

He could feel goosebumps and his heart racing from what he saw.

Qu Yunxuan did not hit nor scold him. She was holding on to his head, with her hands in his hair, kissing all over his face and neck. She was sucking on his lips aggressively.

“Aunt Xuan, you are……”

Qu Yunxuan kissed Dong Xuebing on his lips and did not let him speak. Her hands were still caressing his hair: “Huuu…… You hooligan…… you only know how to take advantage of me…… only know how to bully me…… Huuu…… Now I will let you take advantage of me…… Quick…… Huuu…… kiss me…… faster……”

Dong Xuebing could not resist any longer. He immediately hugged her, and their lips touched.

She was kissing his lips.

He was sucking on her tongue.

Their tongues were entwined, and they were moaning……

5 minutes later, Qu Yunxuan’s mother shouted from the living room: “Yunxuan, the stocks market report is starting. Come and watch it with me.”

Qu Yunxuan quickly moved away from Dong Xuebing and replied: “Ok. I will come out now.” After replying to her mother, she looked at Dong Xuebing. Her face was still flushed, and she whispered: “We did not say anything or do anything just now. Ok?” After that, she raised her hand and stared at Dong Xuebing. “If you dare to tell anyone, I will kill you.”

Dong Xuebing was overjoyed, and he nodded: “Yes, yes.”

“Hooligan.” Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing on his arm. She quickly tidied up her hair and wiped her face before walking out of the room.

“You two are using the computer?” Qu Yunxuan’s mother asked.

“Yes. We played some games.” Qu Yunxuan replied. “Turn up the volume. I want to see if the stocks I bought is featured in this report.”

Chapter 110 – Got framed again!

Monday morning. Qu Yunxuan and her mother had returned to her mother’s place and will be back after one week. After the incident with Qu Yunxuan, Dong Xuebing was in a good mood. He sent the mother and daughter to their taxi and watches them leave. He was still thinking about last evening as he makes his way to the Party School. He already has money and a good career. Now, he was in a relationship. Tsk, tsk…… His life had become better…… But when Dong Xuebing remembered that Zhou Guoan would be taking over as the Chief of the branch bureau officially today, he became nervous again. He wonders how Zhou Guoan would deal with him after his training.

1 day……. 2 days…… 3 days…… Time flies, and it was Dong Xuebing’s 10th day at the Party School. He had also accumulated 11 minutes of BACK. It was a Tuesday.

After the lecture on Sociology ended, Dong Xuebing kept his notes and left his class. He saw some Section Chief Officers gathering around chatting. Dong Xuebing smiled to himself and went to have lunch alone. It was not that he did not want to foster a better relationship with his classmates. He really wanted to blend in with them. But this group of Section Chiefs was all from the Organization Department or Ministry of Supervision. The lowest rank among them was a Deputy Chief from the District’s Auditing Bureau. On the first day, they had a self-introduction session. When Dong Xuebing introduces his department, State Security, and he was only receiving the Deputy Section Chief benefits, the rest of his classmates were not interested in interacting with him. It was not because they looked down on him. They were jealous to see someone receiving the benefits of a Deputy Section Chief at his age. Furthermore, State Security was a standalone department and seldom have any dealings with other government agencies.

Dong Xuebing finishes his lunch and still have time before his next class.

He went to a small garden outside of the Party School for a walk. He sat on a bench and took out his phone to SMS Aunt Xuan. “What did you have for lunch?” A minute later. Beep, beep. Qu Yunxuan replied. “I’m to busy to have lunch.” Dong Xuebing blinked and replied: “Have Auntie completed her treatment? When will you return to Beikou? I miss you.” Qu Yunxuan’s reply was “……”

“I am asking you when you will be back?” “Should be the day after tomorrow.” “Ok. I will wait for you.” After some thoughts, Dong Xuebing send two more words to Qu Yunxuan. “Love you.” Beep, beep. “……” It was another reply of dots.

Dong Xuebing laughed and happily kept his phone. He took out his notes to prepare for the afternoon’s lesson. He needs to upgrade himself for his promotion. These few days, Dong Xuebing had been listening attentively in class. But he did not have a strong foundation, and he would take notes on the parts he did not understand.

Ring ring ring…… Ring ring ring……. Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing took out his phone, and it was Chang Juan, who called. “Sis Chang, what is it?” Chang Juan’s voice sounded quite urgent. “Chief Dong, where are you? I have been calling you the whole morning!” “I am at the Party School. We can’t use our phones during lessons. I had just switched on my phone during lunch. What’s wrong?” Dong Xuebing frowned as he could feel the urgency in Chang Juan’s voice. He kept his notebook back into his bag.

“Something happened! You…… You……”

“Just tell me what happened. Why are you stuttering?”

Chang Juan paused for 2 seconds and said quickly: “Chief Dong, I have a classmate in State Security City Bureau’s Discipline Inspection Section. This morning, she gave me a call and asked if Dong Xuebing was my leader. I replied yes and asked why she was asking about you. Guess what she said? She told me that the City Bureau received an informant letter last night. It was to report about Political Commissar Zhou…… no. It is to report about Branch Bureau Chief Zhou receiving bribes. But the letter did not include any evidence and only states how Zhou Guoan received the bribes.”

Dong Xuebing was confused. “So, someone was reporting against Zhou Guoan. What has it got to do with me?”

Zhou Guoan was different from Yan Liang. He did not have a good reputation. There were rumors that when his son got married, all the departments and sections in the branch gave cash as gifts. Zhou Guoan just accepted it. A Deputy Director did not send any gifts and the following week, Zhou Guoan start to create trouble for that Deputy Director. He transferred him to the filing office. Of course, these were all rumors Tan Limei heard. Dong Xuebing was also not sure if these rumors were true. But from Zhou Guoan’s attitude towards him in the last two weeks, Dong Xuebing also felt that he is clean. It should be normal for people to report against him. But without evidence, the City Bureau’s Discipline Inspection Section will also not investigate the Chief of a Branch Bureau. They will only throw the letter aside. This report was useless.

“Chief Dong, you…… you really do not know about this?”

“What should I know?”

Chang Juan replied: “I know it is not you. Seems like it is someone……”

Dong Xuebing interrupted: “Wait! What do you mean by it’s not me?”

Chang Juan took a deep breath and said something alarming: “My classmate told me that the informant letter was printed, and it was signed off by you!”

“What?!” Dong Xuebing’s mind was blank. “Me? Are you sure I am the one who sent the letter?!”

“Yes. By right, the Discipline Inspection Section should be keeping this confidential. But after I received the call in the morning, rumors had spread throughout the branch. Now, almost everyone in the branch bureau knows about his. Chief Zhou should also……. Chief Dong, I also believe that you are not the one who sent the letter. But…… But everyone else believes you are the one because you have some conflicts with Chief Zhou!”

Dong Xuebing cursed: “What the fuck is happening? I write that informant letter? It’s bullshit!”

If the letter were anonymous, no one would know the identity of the informant. But now, a name was stated in the letter……. And it was still a subordinate reporting against his superior. This was a taboo in all government agencies. Even if there were concrete evidence, very few subordinates would whistleblow their superiors.

This was too obvious. Someone was trying to frame Dong Xuebing.

Who the hell would be so evil? Did I offend you in any way? Why did you sign off the letter with my name?!

“Chief Dong, don’t be rush.” Chang Juan whispered into the phone. “Xiao Tan, Panwei and I had discussed this, and all of us felt it should be Guo Shunjie that sent the letter. He should be trying to create more grudges between you and Chief Zhou, and make use of Chief Zhou to…… Errr…… This is only our guess. But Guo Shunjie had been very quiet the whole morning. He just starts typing his documents the moment he stepped into the office and did not say a word. This was unusual.” Dong Xuebing was furious.

Dong Xuebing had only offended two people in the branch bureau. Guo Shunjie and Zhou Guoan. Zhou Guoan would not report on himself. It was obvious who was trying to frame Dong Xuebing. It must be Guo Shunjie! Sending this letter will have no impact on Zhou Guoan’s career. But it will increase Zhou Guoan’s grudges against Dong Xuebing. This way, Zhou Guoan will take revenge, and the person who would benefit from all these was Guo Shunjie!

This bastard!

Are you addicted to framing me?!

Dong Xuebing took a few deep breaths to calm himself and asked: “Sis Chang, what are Chief Zhou and Chief Xu’s reaction? They also believe it was me?” Chang Juan replied: “I am not sure. But today is the monthly Party Committee meeting. The meeting still has not ended.” “Sis Chang, thank you for telling me all these.” “Don’t thank me. I will give you updates once I got any news.” After hanging up, Dong Xuebing immediately call Xu Yan’s mobile phone. If her phone was off, then it means she was still in the meeting. Dong Xuebing was furious. He held onto his phone and paced around the garden in circles. He was calling Xu Yan every 10 seconds. But her phone was off!!

What should I do? The impact of this matter is too big! If I don’t get to explain myself, then…… Dong Xuebing hated being accused of something he didn’t do. To be framed twice in two weeks was too much for him to handle. He was furious!

Dong Xuebing returned to the bench and dialed Xu Yan’s number again. Ring, ring….. The line got through.

“Hello, Chief Xu? I am Dong Xuebing.” Dong Xuebing quickly explained himself after he heard Xu Yan’s voice. “I did not write that informant letter. If I want to report about Chief Zhou, I would not be so stupid to sign off my name in the letter. This letter must be written by Guo Shunjie. He is also the one who switched the meeting documents. He is trying to frame me.” “Sighed…… I also know it is not you. But this is not important anymore.” “What do you mean?” Xu Yan replied: “During the Committee meeting just now, Chief Zhou proposed an internal transfer. Although Old Song and I had objected to it, but……” Dong Xuebing was stunned. “Internal transfer?” “He appointed Guo Shunjie to be the Deputy Chief of the General Affairs Office. You have been replaced by him.” “What?” Dong Xuebing was shocked.

Xu Yan sounded dejected. “Xiao Dong. I am the one who groomed you, and I will not beat around the bush. Chief Zhou used the excuse of the heavy workload in the General Affairs Office, and you are attending the training. There must be someone leading the office. So, he appointed Guo Shunjie to take over you. You…… He said that he will reassign you to a new department, but this will not happen. After you return from your course, you will continue to work in the General Affairs Office. You will still be receiving Deputy Section Chief’s benefits, but you will no longer be a leader. You will be the same as other staff members.” Dong Xuebing sat there listening and did not say a word.

A newly appointed leader will try to show their authorities. Xu Yan also never expect Zhou Guoan to start from Dong Xuebing. He was too overbearing. During the meeting, Xu Yan had tried to fight for Dong Xuebing. She was the one who helped Dong Xuebing get this position. Treating Dong Xuebing like this was equivalent to slapping her face. But Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie and her had limited powers. They could only see this proposal getting approved.

Got replaced?

Become a staff member again?

From today onwards, I got to address Guo Shunjie as my leader?!

Dong Xuebing clenches his fist! He was overcome with his anger. Guo Shunjie! Zhou Guoan! I will kill both of you!

Want to replace me?!

It’s not so easy!!!

Chapter 111 – Beating him up!

Dong Xuebing did not care about his afternoon lessons at the Party School. He flagged a taxi and returned back to the West District Branch Bureau. At the compound of the branch, people saw Dong Xuebing and start to whisper and discussed him.

“Look, it’s Chief Xiao Dong.”

“He is in trouble now. He went for the training at the Party School, but he still lost his position.”

“That’s right. He had gone against Chief Zhou and still write a letter to report against him. This should be the end of his career.”

“We still don’t know what will happen. Chief Dong also performs miracles at the final minute. If not, why does he have the nickname Omnipotent Chief Xiao Dong? All of you should have seen how many times he saves the day. He had even saved Minister Lui’s life two weeks ago. I think he will be able to pull this off again.”

“This time is different. No matter how capable Chief Xiao Dong is, he also cannot change the Party Committee decision. He is already replaced, and this will not be the end of it. Chief Zhou will not let him off so easily.”

“Huh…… You are right.”

“Hey, he is walking over. Let’s go!”

After so many incidents, there was no one in the Western District Branch Bureau that did not know Dong Xuebing.

Dong Xuebing clenched his teeth harder as he saw everyone hiding away from him. Although he could not hear what they were talking about, he knows it should not be anything good. He looked around at all those people and then continued his way towards the grey building. He went straight to the General Affairs Office. In the office, Tan Limei, Chang Juan, Guo Panwei, and the rest were all worried. The office door suddenly opens, and Dong Xuebing stepped in.

Chang Juan stood up: “Chief Dong, you are back?” Guo Panwei also said: “Chief Dong, earlier at the Committee Party……” Guo Shunjie had become their leader out of a sudden, and all of them did not know what would happen to them. If this is true, then they will not have a good life in the future.

Dong Xuebing waved his hand: “I know. Where is Guo Shunjie? Where is he?”

“He……” Everyone in the office did not know what Chief Dong wanted to do. They were worried. After looking at each other for a moment, Tan Limei pointed to Dong Xuebing’s small office. “He is inside there. After the Party Committee meeting ended, he brought all his stuff in.”

Dong Xuebing turned and enter the small office, and he shut the door behind him.

Guo Shunjie had heard Dong Xuebing and the rest talking outside. He sneered and looked at Dong Xuebing. “Don’t you know how to knock on the door before entering your leader’s office? I will let you off this time. If you do this again, I will ask you to practice knocking the door at home. You can only return to work after you learned how to knock!” Guo Shunjie hates Dong Xuebing. If it was not because of Dong Xuebing, he would be attending the training now and will be promoted to a Section Chief when he returns. He will be able to replace Li Qing as the Chief of the General Affairs Office!

Dong Xuebing was furious, but he smiled. “Knock? This is my office!”

Guo Shunjie laughed. “I’m sorry to tell you that this office is mine now. Oh, you are here at the right time. Hand over your work pass. I will change it to a staff member work pass for you.”

Guo Shunjie, who was sitting in the office chair, bends over and pushed some teacups, tea leaves, files, etc. on the desk, towards Dong Xuebing. “Carry your stuff away! I am not free to pack for you! Hurry up!” Dong Xuebing was staring at Guo Shunjie in his eyes. “Guo Shunjie, you are too much. I will not talk about you switching the meeting documents. This time you dare to use my name to send an informant letter to report against Chief Zhou? You think it is funny?” Dong Xuebing pointed to Guo Shunjie and shouted: “Don’t think everyone are fools. Everyone can tell that you are the one playing tricks!” Guo Shunjie smiles with a smirk: “You should know if you have sent the letter! Why? Are you trying to accuse me? I think you are sick! You sent the letter, and you don’t dare to admit it? Are you a man? You got the balls to send it, yet you don’t dare to admit it?!” Dong Xuebing could feel his blood rushing to his head!

Guo Shunjie was feeling great to see Dong Xuebing’s reaction. “I will say it once more. Hand over your work pass and bring your things out. The desk near the door is your new work desk. Hurry up! Don’t let me repeat for the 3rd time! There is still a lot of work for me to do. I don’t have time to entertain you!” “What if I refuse?” “Refuse?” Guo Shunjie looked at him and pushed Dong Xuebing’s stuff off the desk. Some of the items fell into the bin, and some fell onto the floor. The teacups shattered as it landed onto the floor. The files and documents were all over the place. “You don’t want all these? Fine. Since these are all rubbish, then I will treat them as rubbish!” Guo Shunjie smiles and picked up the phone to call outside. “Hello, ask Guo Panwei to bring the broom and dustpan into my office now!” “Fuck you!”

Dong Xuebing exploded. He raised his fist and punched Guo Shunjie on the right side of his face!

Bang! It was the sound of Dong Xuebing’s fist hitting his face!

Guo Shunjie could not believe what had happened. He fell from his chair and covered his face: “Are you crazy?!” Hitting a superior was a more serious offense than getting reported to the Disciplinary Inspection department. Dong Xuebing might lose his job and even be arrested and charged in courts. This was why Guo Shunjie never expects Dong Xuebing to hit him.

Dong Xuebing looked at Guo Shunjie’s swollen face, and he was still not satisfied. He raised his leg and stomped on Guo Shunjie’s stomach!

“Ah!” Guo Shunjie shouted in pain. “Help! Help!” He was stunned from Dong Xuebing’s punched and could not retaliate. He could only call for help!

Dong Xuebing had gone all out. He continued to stomp Guo Shunjie’s stomach and gave a hard kick on his face!

This kick was hard. Guo Shunjie screamed in pain and then spit out a mouthful of blood and a few teeth!

Bang! The small office’s door opened. Tan Limei, Zhuang Zhi and the rest came running in!

“Chief Dong! Stop! Stop hitting him!” “Bing Zhi. Stop!” Dong Xuebing ignored theirs pleads and continue kicking Guo Shunjie. “Accuse me? Frame me? Smash my cups? Pretending to be a leader in front of me?! Who do you think you are?!”

1 kick!

2 kicks!

3 kicks!

“Ah! This…… This……” “Hurry, call an ambulance! Don’t let him die!” Guo Shunjie’s cries were getting softer……. After Zhuang Zhi grabbed Dong Xuebing and stopped him, Dong Xuebing felt much better!

Chapter 112 – Evidence? Fine! I will give you evidence!

BACK!

The scenes flashed, and the small office became quiet again.

Guo Shunjie picked up the phone: “Hello, ask Guo Panwei to bring the broom and dustpan into my office now!”

Dong Xuebing points at him. “Guo Shunjie! I will remember this! This is not over yet!”

Guo Shunjie looked at him with a smirk. “Fine. I want to see what you can do to me. I will wait for you!”

After beating Guo Shunjie up, Dong Xuebing felt much better. However, he was still furious. He was being accused, and Zhou Guoan replaced him for no reason. Even if he beat both of them up 5 times or 10 times, it will not change the fact. This was why Dong Xuebing left the office after vending his frustrations. He waved his hand to stop Tan Limei, Chang Juan, and the rest from speaking and left. He went upstairs.

Along the way, people were avoiding Dong Xuebing.

Dong Xuebing arrived at Zhou Guoan’s new office and knocked on the door.

Zhou Guoan’s cold voice sounded: “Come in.”

Zhou Guoan was now the Branch Bureau’s Chief and was different from Guo Shunjie. Even though Dong Xuebing hated him for removing him from his position, but he still got to follow the rules. Dong Xuebing closes the door behind him after he entered the office and stood there looking at the stern-looking Zhou Guoan. “Chief Zhou, there is something I need to report!”

Zhou Guoan put down the file he was holding and looked at Dong Xuebing. “Get out!”

Dong Xuebing controlled his anger and said: “I will leave after I finish!”

“I am asking you to get out!” Zhou Guoan can’t be bothered with Dong Xuebing. “Can’t you hear me!?”

Damn! I am just not leaving!

Dong Xuebing could feel his blood boiling again and said: “If it is because about the informant letter, I think I need to give you an explanation. I will start with the meeting documents incident two weeks ago. You should have read the report I submitted. But on the third day after I submitted the report, I noticed something suspicious. On the day of the incident, all the meeting documents were checked by Chang Juan and Tan Limei. One person might make a mistake, but what about two people? I heard that Guo Shunjie was alone in the office during lunchtime that day. You should know he is unhappy with me and that very afternoon, the meeting documents incident happened. Is there still a need to ask who is playing tricks? I can swear that before that incident, I don’t even know you are suffering from diabetes. How can I purposely print those pictures and put it among the documents? This is all done by Guo Shunjie!”

Zhou Guoan saw Dong Xuebing ignoring his orders, and his face turns black.

Dong Xuebing continued: “Do you really think I am the one who wrote the letter to whistleblow on you? If I dare to report you to the higher-ups, why didn’t I just submit a handwritten letter? Do I still need to type and print out the letter? I am afraid of letting others recognize my handwriting? But the letter had included my name. Why should I be afraid of getting my handwriting recognized? Someone is trying to frame me! Who? Guo Shunjie is the biggest suspect! No! This must be done by him!”

Zhou Guoan does not know about all these? He knows.

Leaving the meeting incident aside. This informant letter was very suspicious like what Dong Xuebing had said. But Zhou Guoan doesn’t think it was Guo Shunjie who had sent the letter. He felt Guo Shunjie did not have the guts to do that. He suspects that it had something to do with Xu Yan and Song Shoujie. He suspects that someone wants to let him start a war with Xu Yan and her fiction from this incident. Dong Xuebing was groomed by Xu Yan, and if he were to touch Dong Xuebing, that means he will be waging war on Xu Yan. Someone else will stand to benefit if this happens. His second suspect was Dong Xuebing. This young man dares to fight for the training course spot with him and dare to go against him. A young man like him…… would dare to do stupid things. The letter might really be written by him!

But no matter who was behind this and who wrote the letter, the news had spread. Zhou Guoan cannot sit around and do nothing. If not, he will lose respect from others. So, he pinned all the responsibility on Dong Xuebing and removed Dong Xuebing from his position during the morning meeting. He could also establish his authority at the same time and suppress Xu Yan!

“Are you done?”

Dong Xuebing took a deep breath. “Yes!”

Zhou Guoan stared at Dong Xuebing: “Are you trying to say that I am purposely picking on you?”

Pretend! Carry on with your pretense! Dong Xuebing replied: “I did not say that. I only want to explain myself.”

Zhou Guoan righteously said: “Everyone has the authority to whistle blow. I don’t care who is it. As long as there is evidence, anyone can report to the Commission for Discipline Inspection. I, Zhou Guoan, is a righteous person. I am not afraid of anyone reporting against me and will not pick on anyone over this letter. Your internal transfer is the organization’s decision, and it has been gone through a discussion and voting during the Party Committee meeting. It is not because I am picking on you. Do you understand?”

Dong Xuebing felt disgusted to hear Zhou Guoan’s “Official replies.” He asked: “Since I did not do anything wrong, why am I being replaced? Just because I am attending a training course at the Party School? Just because I can’t take care of the office when I am at the course? My course is ending in 5 more days! Since 10 days have passed, why can’t you wait for another 5 days? If the organization thinks that I can’t cope with the course and managing the office, then I will quit the training course!”

Zhou Guoan banged on his desk. “Watch your attitude! What do you think the Party School is? It is a place to groom officers! You think you can just quit like this? You think that place is a market?!”

Dong Xuebing stared back at Zhou Guoan into his eyes. “You also say that the Party School is to groom officers. But I am now in the Party School course. Not only I am not groomed, I still lost my position! What’s the reason? Is this how the organization groom me?”

Zhou Guoan was so furious until he turned pale. He never expects Dong Xuebing would dare to speak to him this way. “Get out of my office now!”

Dong Xuebing knew it was useless to argue with him. He looked at Zhou Guoan and left.

Zhou Guoan was furious with Dong Xuebing. Lose your position? I will make sure you can’t even be a staff member!

Before Dong Xuebing opened the door and left, Zhou Guoan said: “Let me remind you. If you want to report against me, remember to provide evidence. If not, the Commission for Discipline Inspection will not act on it!”

Dong Xuebing felt his blood rushing to his head again after he heard what Zhou Guoan said!

I had explained to you for so long, and you still insist I am the one who wrote the letter!?

Damn! What a moron!

Fine!

You insist I am the one who reported against you? You want me to provide evidence?

I will get the evidence!!!!

Chapter 113 – Searching the house!

News of Dong Xuebing’s clash with Branch Bureau Chief Zhou spread throughout the branch.

Everyone was surprised by this piece of news. They were speechless and felt Chief Xiao Dong was too daring!

Whistleblowing against his top superior? Is there anything else he does not dare to do?

Clashing with Zhou Guoan was Dong Xuebing’s last straw. He had offended the Branch’s no. 1 man and loses his position as the Deputy Chief of the General Affairs Office. His enemy, Guo Shunjie, had replaced him and become his direct supervisor. But the furious Dong Xuebing could see the whole picture now. It does not matter if Guo Shunjie was the person that had framed him. As long as Zhou Guoan was the Chief of the branch, it will be the end of his career. There was no way for him to survive at this place. If Dong Xuebing could drag Zhou Guoan down from his position as the Branch Bureau’s Chief, all problems will be solved. He might even be reinstated as the Deputy Chief of the General Affairs Office.

Dong Xuebing had only one choice left!

Xu Yan’s office.

Xu Yan and Song Shoujie were drinking tea in the office. Xu Yan received a phone call and knew about what Dong Xuebing did. After hanging up, she shook her head. “This Xiao Dong is too impulsive!”

Song Shoujie asked: “What’s wrong?”

“He argued with Chief Zhou and was chased out of his office.”

“He is not to blame. After Xiao Dong entered the General Affairs Office, he had made significant contributions and performed extremely well. But now, he caught in this situation, and anyone in his position will also be pissed!” Song Shoujie sighed. “Old Zhou is going to deal with Xiao Dong harshly. What should we do?” At the Committee Meeting, Song Shoujie and Xu Yan had lost to Zhou Guoan. The whole branch was looking at them.

“We cannot do anything!” Xu Yan sipped on her tea and frowned. “Can’t you tell from the meeting? Pang Bin had already gone over to Zhou Guoan’s side. The rest of the people are on Zhou Guoan’s side too. They are all making eye signals with each other and even Cheng Haimei……. Now, the power is thrown off-balance. Our days here will not be peaceful in the future!”

Sighed……

Xu Yan and Song Shoujie had thought of leaning over to Zhou Guoan’s side. But this was impossible. It was because of an incident which happened a few years ago. Not many people knew about this incident. Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie had received an anonymous letter from a whistleblower. The letter states that Zhou Guoan had accepted bribes and provided some shreds of evidence. At that time, Song Shoujie and Zhou Guoan had no grudges but were also not close. Because of his duties, Song Shoujie and Xu Yan had to conduct an investigation secretly. But in the end, they could not find concrete evidence. News of this investigation was leaked, and Zhou Guoan knew about it. Although Zhou Guoan did not show any unhappiness, Xu Yan and Song Shoujie could tell he still remembered this incident and was waiting for a chance to get back at them. After this incident, both sides could no longer work peacefully with each other.

Knock, knock, knock. Someone was at the door.

Xu Yan shouted: “Come in!”

Dong Xuebing entered the office with a furious expression. “Chief Xu, Secretary Song!”

Xu Yan looked at him. “Did you go and look for Chief Zhou just now? Didn’t I tell you to stay low for the time being? Go back to the Party School now! Complete your training course first and don’t come back to the branch before your course end!”

I had lost my position! Do I still have the mood to attend the course? Dong Xuebing controlled his anger and asked: “Chief Xu, I only want to ask something. I will leave after I get an answer!”

Xu Yan put down her teacup. “What is it?”

Dong Xuebing’s following question stunned Xu Yan and Song Shoujie.

“If I can get evidence of Chief Zhou receiving bribes, can he be brought down?!” Dong Xuebing was too direct. But he did not have any other solution. “I am talking about concrete evidence!”

Xu Yan and Song Shoujie looked at each other without saying anything. Evidence? Xu Yan and Song Shoujie also wanted to get proof and bring Zhou Guoan down. This way, they would have a breather. But both had investigated Zhou Guoan for a long time and could not find anything. A junior staff member, who had joined the bureau for a few months, can find the evidences? This matter was very sensitive, and Xu Yan wanted to tell Dong Xuebing to handover any evidences he has on hand immediately. But both of them do not think that Dong Xuebing have any evidence on hand.

Dong Xuebing got the answer from Xu Yan’s expression. “Can you tell me Chief Zhou address at the Branch quarters?!”

Xu Yan was stunned. You want his address? What are you trying to do? Go to his house and steal the evidence? How can this be possible?!

Song Shoujie was also shocked. “Xiao Dong. Don’t be impulsive!”

Dong Xuebing replied: “I understand, but his address……”

Xu Yan kept quiet.

“Chief Xu……!”

Xu Yan stared into Dong Xuebing’s eyes for a long time and then took a sip of tea. “Old Yan in your office is going to retire?”

Dong Xuebing was confused and did not understand what she meant. “I think so. What’s wrong?”

Xu Yan replied: “Nothing. I am just asking. Oh, yes. Your rank is Deputy Section Chief benefits now?”

Dong Xuebing was still confused. Why was she asking the obvious? “Yes. I am still not promoted to Deputy Section Chief rank.”

Xu Yan nodded and said: “That’s all. Go back now.”

What does she mean? What about the address? Without the address, how can I get the evidence? Deputy Section Chief benefits? Why was she asking about this now? Dong Xuebing left Xu Yan’s office reluctantly. He thought about what Xu Yan said to him as he walked along the corridor towards the stairs. Suddenly his eyes brighten up and smacked his forehead!

Old Yan?

Deputy Section Chief benefits?

Deputy Branch Bureau Chief Xu was hinting to him that Old Yan knew Zhou Guoan’s address and was implying that if he could get the evidence to bring Zhou Guoan down, then he will…… be promoted to Deputy Section Chief rank! This was what Xu Yan wanted to tell him!

Dong Xuebing quickly walk back to the General Affairs Office.

“Old Yan!” Dong Xuebing went up to Old Yan after he entered the office.

Old Yan put down his newspaper and raise his head: “Oh, Chief Xiao Dong.”

Dong Xuebing waved to Tan Limei and the rest to carry on with their work. He looked over to the small office door, and it was closed. He asked in a soft voice: “I need to find out something from you. Which block and is Zhou Guoan staying?!”

Old Yan was stunned: “I don’t know!”

Dong Xuebing looked at him in the eyes: “Which unit and which floor?!”

Old Yan forced a smile. He knew where Zhou Guoan was staying. Many years ago, Old Yan also had backings and had visited all the leaders during Lunar New Year to give them gifts. He had gone to the Branch Bureau’s quarters several times, and Zhou Guoan was staying near his former leader. Old Yan thought for a while and poured some water from his cup onto his desk. He wet his finger and wrote on his desk with his finger. ‘Red bricked building 2nd floor, Unit 5.’ He saw Dong Xuebing saw his writings and quickly wiped the water stains off.

“Thanks!” Dong Xuebing remembered the address and quickly left the Branch Bureau.

Actually, everyone knows that if someone were corrupted, there would surely be evidence like large amount of cash, expensive antiques, etc. in their homes. Dong Xuebing was not sure how many houses Zhou Guoan have. But he thought about it and the State Security Quarters was the best location to hide his spoils as it was heavily guarded. It was the best place to hide large amounts of cash and antiques. Without concrete evidence, the higher-ups will not issue any search permits and authorizations. No one would be able to enter his home to search for evidence, especially in the State Security branch quarters. It was the safest place in Beijing.

But that’s what others think.

If there was someone in the world that could enter Zhou Guoan’s house to search for evidence without anyone knowing, that someone would be Dong Xuebing!

He has BACK. He still has 10 minutes left. It was enough for him to do a lot of things!

Must get the evidence! Dong Xuebing was determined to get back at Zhou Guoan! Not only he can get his position again, but he can also still move up the ranks!!

Dong Xuebing walked along the path he had walked with Minister Lui and Chief Yan. He entered a Hutong and made many turns through the alleyways. Then Dong Xuebing saw a small estate not far away. Although there was only one building, it was still considered an estate. There was a guardhouse at the main gate, and there was a small side gate. There were no signs or guards at the side gate. From outside, the building looks like a typical state-owned enterprise’s quarters. But Dong Xuebing had had that there was another guardroom at the foot of the building and the guards were patrolling 24 hours. It was impossible for anyone to sneak into the building.

Dong Xuebing pretended to be a passer-by and walked past the main gate. From the corner of his eyes, he could see the unit number of the building.

The unit nearest to him was unit 6. That means Zhou Guoan, who was staying in Unit 5, was next to that unit. The first floor of the red-bricked building had metal fences. It was not the newer type of fences where there were sharp pointed edges. The fences were installed when the building was built. Most of them were rusty. There were no fences from the second floor onwards. There were only glass windows. It should be easy and fast for anyone to climb up from the first floor using the fences. This will take lesser time than kicking down the door.

After confirming his way of entrance, Dong Xuebing bent over and picked up a rock and kept it into his pocket. He looked around the surroundings and saw there were no one. He walked back towards the branch quarters’ gates.

One step…….

Five steps……

Ten steps……

Dong Xuebing looked at his watch and then at the plainclothes security guards in the guardhouse. He suddenly started running, pretending to be anxious. He took out his work pass and knocked on the guardhouse windows. “I am from the Branch Bureau’s General Affairs Office. Chief Zhou’s wife is sick and had asked me to bring her to the hospital. You can check my identity! This is a matter of life and death! I will go first!” Dong Xuebing threw his work pass on the counter and started running towards the building.

The two guards in the guardhouse were stunned. “Eh! Wait! Stop there!”

Dong Xuebing ignored their cries and ran to the foot of unit 5.

There were 9 minutes 44 seconds left……

No intrusions or break-ins had ever happened at this quarters, and the guards did not felt anything was wrong. The taller guard looked at Dong Xuebing’s work pass. He confirmed Dong Xuebing was really the Deputy Section Chief of the General Affairs Office and nodded to his partner. The shorter guard could tell Dong Xuebing was in a hurry, and he quickly found Zhou Guoan’s home number and called. He wants to see if there were anything they could help, and also there was a regulation at the quarters. Even if the visitor was working in the State Security, they were also not allowed to enter the compounds unless permission was granted from the resident. The guards need to call the resident and let the resident come out to escort the visitor in. But it was an emergency now. If Chief Zhou’s wife were really sick, she would not be able to come out to fetch Dong Xuebing.

No one answered.

“Hey! Hey! What are you doing?! Come down now! Come down at once!”

A guard who was patrolling the compounds shouted.

The two guards in the guardhouse did not know what happened and quickly ran out.

Crash! Dong Xuebing, who had climbed onto 2nd floor, Unit 5, had smashed the windows with a piece of rock and entered the house. After entering the unit through the windows, he still shouted at the 3 security guards: “Chief Zhou had forgotten to pass me his keys, and I can’t open the door. So I can only enter the unit this way!” Dong Xuebing pretended to look into the unit and then shouted out of the windows: “Mrs. Zhou had fainted! You all hurry, get a car or ambulance! Quick! It is an emergency!”

There were many loopholes in Dong Xuebing’s lies. But the guards never expected Dong Xuebing to be so daring to break into Chief Zhou’s unit in broad daylight. So the guards looked at each other and then one of them started to call for an ambulance. An older guard felt something was off and ran up the stairs to Unit 5. He shouted to Dong Xuebing from outside the door: “Open the door from inside! I will carry her down!”

There was 8 minute 51 seconds left!

There was no one in the bedroom. From the items in the room, Dong Xuebing could conclude that it was Zhou Guoan son’s room. He gave up searching this room and ran out to the living room. There were no antiques around, and the paintings on the walls were at most 20 to 30 RMB!

That’s right. Would Zhou Guoan dare to display expensive paintings in his living room like this?

Knock! Knock! Knock! “Open the door! How is Mrs. Zhou?”

Dong Xuebing shouted: “I am pressing her acupuncture points now! I will open the door in a while! You all hurry up and call for an ambulance!”

After that, Dong Xuebing ignored the knockings and shouting. He started to ransack all the drawers and cabinets. He could not find anything. There were only some DVDs, teacups, etc. Dong Xuebing stood up and smashed the TV on the floor. There was nothing inside and behind the TV.

He only had 6 minutes and 27 seconds left!

Bang! Bang! Bang! “Open the door now! Hurry up!”

Dong Xuebing did not reply to him and entered the master bedroom. He locked the door behind him!

This place should be the easiest to get evidence again Zhou Guoan!

Please! There must be some evidence! I am betting my career and future on this!

The master bedroom was simple. There was no expensive furniture. There was an old white wardrobe, a queen-size bed, and a small bedside table. Other than this furniture, there was nothing else! But Dong Xuebing felt this was too suspicious. A Divisional Chief Rank officer can’t even afford to change the wardrobe? He must be hiding something!

Dong Xuebing opened the wardrobe and started throwing all the clothes out. He also touched the pockets to see if there were anything inside.

After that, Dong Xuebing stood on a chair and searched the higher compartments of the wardrobe.

Nothing!

He could not find anything!

There were only 4 minutes left!

Dong Xuebing could hear some commotion outside the unit. A woman living on the second floor asked: “What are you all doing?”

That older security guard, who was still knocking on the door, turned and replied: “Mrs. Zhou had fainted at home. I think she is sick!”

The woman asked curiously: “No. Sis Liu had gone to her son’s place this afternoon. She will be back later in the evenings. She is sick? How come?”

The older guard realized what was happening. He shouted towards downstairs: “Xiao Sun! Quick! Climb up through the fence and see what is happening!”

Dong Xuebing heard their shouting and knew that his lies were exposed. He did not have much time left. He must hurry!

Dong Xuebing kicked the bedside table hard and broke the drawers’ lock. A few documents were scattered on the floor. These were unimportant documents. There was a bank book, and the amount in there was only 85,000 RMB!

There were only 3 minutes and 22 seconds left!

Crashed! It was the sounds of someone breaking the windows. Someone had climbed into the unit through the windows!

There’s no more time! Dong Xuebing still have not searched under the bed and the balcony!

Dong Xuebing’s heart was racing. He threw the pillows off the bed and pulled the covers off. There was nothing!

Bang! Someone was hit the bedroom’s door. “Open up! Open the door now!”

Dong Xuebing cursed under his breath and pulled the queen-sized mattress off the bed with all his strength!

There were a red ICBC bank book and a small black colored notebook. Dong Xuebing’s heart skipped a beat and dashed forward to open up the bank book. 1.75 million RMB! There was 1.75 million in this account! But this account was not under Zhou Guoan’s name. It belongs to someone by the name of Li Yan!

Dong Xuebing was overjoyed with this finding. He quickly opened up the small notebook.

Bang! The people outside were trying to kick open the door! The door was almost kicked down!

“Shit!” Dong Xuebing knew the person outside will be giving the door a second kick. He rushed over and pushed against the door with his back!

Bang! It was the second kick!

The bedroom door shook from the impact. The door could not hold on any longer!

Dong Xuebing quickly opened up the notebook and saw a few familiar names. One of it was a Deputy Chief from the Political Section, Guo Shunjie, and a staff member from the Finance Department. There were numbers behind the names. The number behind the Political Section staff’s name was 9. Guo Shunjie was 6, and that guy from the Finance Department was 2. Behind those numbers, there were more numbers which resemble date and year!

This was a ledger book?

A ledger book recording all the bribes he received?!

“Open up! If not, I will shoot!” The guard outside gave the door another hard kick!

Dong Xuebing had no time to be shocked or excited. He was focusing all his attention to memorize the contents of that ledger. His memory training for his civil servant exam came into good use now. He immediately memorizes the names and numbers written in the notebook!

3 seconds……

5 seconds……

Crash!

The door was kicked open! Dong Xuebing, who was leaning against the door, fell forward!

When Dong Xuebing turns around, a black gun barrel was pointing to his head. He immediately shouts: “BACK! BACK! BACK! BACK! BACK!……”

The surrounding flashes! It flashed 8 times!

The branch bureau quarters’ entrance.

Dong Xuebing was standing outside the main gate and felt a cold breeze against his face.

It was peaceful and breezy. Birds were chirping, and the two guards in the guardhouse were chatting happily with each other.

Dong Xuebing let out a sigh of relieved and walked towards an alleyway. He took out his pen and notebook while walking, to jolt down the contents he memorized. There were too many dates, and he did not have enough time. He could only remember 6 to 7 names and dates. But it should be enough!

Arrrgggg…….

I got the evidence!!!

Chapter 114 – Evidence!

3.30 pm.

Dong Xuebing had left for about 30 minutes.

Xu Yan and Song Shoujie were still in Xu Yan’s office discussing how they should deal with Zhou Guoan.

“Cheng Haimei had been promoted to Political Commissar. She might be close to Zhou Guoan in the past. But now, she is the no. 2 figure in the branch. She will not be so close to Zhou Guoan anymore. I can go and speak to her and hope for her to come over to our side.” Xu Yan said. “Old Song, what about Chief Yang Yizhong?”

“I will speak to him.” Song Shoujie frowned. “Sighed……. What Dong Xuebing said earlier is still the best way to deal with Zhou Guoan.” Xu Yan interrupted him. “That is not practical. Zhou Guoan is very cunning. He will never let anyone get hold of evidence against him. He will surely hide any evidence in a secure place. No one can get a search warrant to search his house without any strong clues. That’s why it is impossible to get any strong evidence.” Song Shoujie smiled. “Then why did you promise Xiao Dong the rank of Deputy Chief just now?” Xu Yan also smiles. “You should know how miraculous Xiao Dong is.” Knock, knock, knock…… Someone knocks on the door.

Xu Yan said: “Come in.” She frowned when she saw Dong Xuebing. “Why are you here again? Didn’t I tell you to go back to the Party School?” Song Shoujie was also surprised to see Dong Xuebing coming back.

But what Dong Xuebing said almost made Song Shoujie spit out his tea.

Dong Xuebing looked around secretively and whispered. “Chief Xu, Secretary Song, I found the evidence.” Huh? Song Shoujie’s eyes nearly popped out. “What did you find?!”

Dong Xuebing firmly replied: “I found evidence against Chief Zhou.”

Xu Yan looked at Dong Xuebing. She wanted to laugh, but when she saw the look in Dong Xuebing’s eyes, she knew Dong Xuebing was not lying. Did he really get the evidence?

Ah? Song Shoujie could not believe what he heard. Dong Xuebing had only left the office for a short time.

Xu Yan frowned and thought for a while. She then turned to look at Song Shoujie, before walking over to lock the door to her office.

“Come in and speak.” Xu Yan let Dong Xuebing into the office. Song Shoujie and Xu Yan were looking at Dong Xuebing. “Where is the evidence?”

Dong Xuebing took out a piece of paper from his pocket carefully. He had thought of a story on his way over. “This information is provided to me by someone. However, I cannot reveal the identity of this person. But the information is accurate. There is an ICBC bank passbook in Chief Zhou’s house, and there are 1.75 million RMB in that account.” Dong Xuebing could not explain how he got the evidence. So, he made up a story of getting the information from an informant.

When Song Shoujie heard the amount in the account, he was shocked.

Xu Yan took a deep breath. “More than 1 million? Are you sure?”

Dong Xuebing replied. “I am very sure. But the account is not under Zhou Guoan’s name. It belongs to someone by the name of Li Yan. I don’t know if this person is his relative or friend. Chief Zhou must be afraid that his account will be checked and that’s why he used someone’s bank account. The money inside should be the bribes he received. This paper is a list of names and numbers. Many of the names are from our branch. Look, what is written behind Guo Shunjie. It must mean 60,000 RMB followed by the date…… The date is a few days before the Party Committee meeting, where the candidate of Deputy Chief is discussed. Also, this Deputy Chief Gao from the Political Section. He should have given Chief Zhou a sum of money on 2nd June last year.” Song Shoujie slapped his lap lightly. “Deputy Chief Gao? He is promoted mid of last year. Xu Yan, can you still remember what happened during that Party Committee meeting?”

“I remembered he is nominated by Chief Zhou.” Xu Yan took the piece of paper from Dong Xuebing. “Liu Fengjiang, Xu Chaoyang? Where are these two people? Xiao Dong, is this list accurate?” Dong Xuebing replied: “It is very accurate. But the person who provided me with this list could not remember all the names. There is a small black colored notebook that records all these transactions in Chief Zhou’s house. The notebook and bank book are kept under Chief Zhou’s mattress in the master bedroom. The names in the list are from the last two pages of the notebook? There are at least 5 to 6 pages more. I think there should be at least 20 names in the notebook.” Dong Xuebing saw the frown on Xu Yan’s face, and he continued. “Chief Xu, this list includes the dates of the transactions. If the Commission for Discipline Inspection really wants to investigate, they will surely be able to find something against Chief Zhou. They will surely find a way to let these people testify against Chief Zhou. Furthermore, the rest of the evidence is in Chief Zhou’s house. I swear the evidence are still there, as long as the news is not leaked. You all can send people to search for his house.” Xu Yan stares at the piece of paper.

Song Shoujie could also sense the seriousness of this matter. This amount was almost 2 million. Dong Xuebing quickly adds: “Chief Xu, is this evidence enough?” Dong Xuebing had wanted to run away with that notebook earlier. However, he will be arrested for trespassing.

Xu Yan was deep in thoughts. After a while, her eyes regained focuses and kept the paper. “This evidence is enough. Xiao Dong, you have done a good job. Leave this list with me. Don’t let anyone else know about this.”

Dong Xuebing brightens up. “Yes.”

Xu Yan nodded. “You go back and wait for our news. Try to keep low for these few days.”

After Dong Xuebing left, Song Shoujie rubbed his forehead. “Xu Yan, are you really going to submit this piece of evidence to the higher-ups? We will be in trouble if this evidence is not accurate.”

Xu Yan shook her head and replied: “This evidence should be accurate. I believe in Xiao Dong. This is not a joking matter. Furthermore, this matter concerns Xiao Dong the most. He will not make up some fake evidence.” Xu Yan took out the paper again and unfolds it. She stares at the list and sighs. “He is good……”

Song Shoujie said. “That’s right. There are just 6 people listed here, and the total amount is almost 100,000 RMB. He is selling government positions like this. He is too daring.”

“I am not talking about Chief Zhou. I am talking about Chief Xiao Dong.” Xu Yan smiles. “Remember how hard we tried to get evidence of Chief Zhou receiving bribes? How long did we investigate?”

“We had tried our best, but, in the end, we could not get any clues, and we even let Chief Zhou knows about the investigation. Look at Dong Xuebing.” Xue Yan sighed again. “He had just left my office for a while and returns with evidence. Old Song, why is Xiao Dong is so capable?” Song Shoujie replied: “If I know, I will not be so frustrated. He even knows the notebook and bankbook are kept under Chief Zhou’s master bedroom mattress. Who is the person that provided the evidence? Chief Zhou’s wife or relative? Is that even possible?” Xu Yan also could not understand how Dong Xuebing got this evidence. It was too weird. Both of them would never guess the reason, as no one would ever expect that there is someone who can control time.

Chapter 115 – Drastic changes!

Next day.

Noon, 12 pm.

Dong Xuebing, who was having his lunch at the Party School, was waiting for Xu Yan’s phone call. He had been waiting for the whole morning. When his phone rang, he immediately straightened his back and took out his phone. It was Li Qing.

Dong Xuebing excitedly answered the call: “Director, are you looking for me? Did something happen at the unit?”

Li Qing replied. “What can happen here? Everything is still the same. Li Qing can be considered Xu Yan’s fraction. He was also anxious about his future recently. He did not know what Zhou Guoan would do and if he will be affected.

“Huh? Oh……” Dong Xuebing slapped his forehead disappointedly. He thought Li Qing had called to tell him that Zhou Guoan or Guo Shunjie were arrested.

“Xiao Dong, are you still at the Party School?”

“Yes. We have just finished our morning lesson.”

Li Qing sounded helpless as he said: “It’s like this. The Bureau wants you to come to handover your office to Guo Shunjie and also to return your Deputy Chief work pass. There is a meeting in the afternoon. It would be better if you can come back before the meeting.”

This was not a piece of good news. It was the opposite!

How come the unit did not act against Zhou Guoan? I really have to step down?!

After hanging up, Dong Xuebing almost bang the table. Damn! Handover the office? I am already removed from my position, what’s there to handover? Let that bastard Guo Shunjie humiliate me in front of everyone? Dong Xuebing’s stubborn temper acted again. I will not go back!

Dong Xuebing does not care about this anymore. He continued with his lunch, and after lunch, he returned to his class and sat in the last row. Dong Xuebing might look tough, but he was in jitters. He was anxious and wonders what’s the situation was back at the branch. Can Xu Yan bring down Zhou Guoan and Guo Shunjie with the evidence? Will the City Commission for Discipline Inspection conduct a formal investigation against Zhou Gouan with the evidence he found? If the City’s Commission for Discipline Inspection felt the evidence was not sufficient for them to act, then all his efforts will be wasted. It was fine to waste the few minutes of BACK. But his position and career……

Dong Xuebing had thought of asking the retired State Security Minister Lui for help. But when he called Yan Liang and told him about what happened, Yan Liang agreed to help him speak to Minister Lui. But nothing was heard from him after that. Dong Xuebing thought about this. When Minister Lui almost died from his asthma attack, it was Yan Liang’s fault. If Yan Liang were to ask Minister Lui to help Dong Xuebing, then it will remind Minister Lui of his failure. Why will Yan Liang do this?

Damn!

10 minutes passed……

20 minutes passed……

Ring, ring, ring…… Dong Xuebing’s phone rang, and this time, it was Xu Yan’s office number!

It’s here! Dong Xuebing immediately answered the call: ‘Hello, Chief Xu? Is there any news?”

“Where are you?” Xu Yan did not answer Dong Xuebing, and she sounded calm.

“I am at the Party School. That matter……”

Before Dong Xuebing could ask anything, Xu Yan interrupted: “Didn’t Li Qing tell you to come back? Why are you still at the Party School? The General Affairs Department’s meeting will announce Guo Shunjue’s appointment. Come back now.”

Dong Xuebing replied unwillingly. “Chief Xu, why can’t I return my work pass another day? I will also not run away with the work pass. Errr…… can I take off today? I am not feeling well.”

Xu Yan interrupted: “No!”

Dong Xuebing was in a daze. “Errr……. I……” Dong Xuebing cannot ignore Xu Yan’s orders. But he really does not want to go back and be humiliated. “I…… Then I…… I will be back in a while.”

“Quick. Don’t miss the good show.” Duuuu, duuuu, duuuuu……. The line was cut.

Huh? What did Chief Xu say? Good show? What good show is she talking about? Suddenly Dong Xuebing thought of a possibility and the hair on his back stands. He immediately grabbed his bag and ran out of the Party School. He got onto a Taxi and rushed to West Branch Bureau!

At the same time.

Zhou Guoan’s office.

Guo Shunjie was standing in front of Zhou Guoan’s desk angrily. “Uncle Zhou, who does Dong Xuebing thinks he is? How dare he talk back at you yesterday? He is too much. I think he is……”

Zhou Guoan knocked on his desk lightly: “What is it you want?!” Zhou Guoan was getting frustrated by Guo Shunjie.

Guo Shunjie looked at Zhou Guoan and cleared his throat. He said softly: “I think that after Dong Xuebing return from the Party School, transfer him to the filing department. That place should suit him.” The filing department was like a dead-end for State Security officers. There were a lot of highly confidential documents there and restrictions. Usually, when officers were transferred into this department, they will remain there for the rest of their career. It was like a graveyard for the officers. Guo Shunjie had initially wanted Dong Xuebing to stay in the General Affairs Office. He wants to order and humiliate Dong Xuebing further. But almost everyone in the office was on Dong Xuebing’s side. If Dong Xuebing remains in the office, no one will listen to Guo Shunjie.

Zhou Guoan glanced at him and said: “Go and prepare your speech. Don’t come to my office so frequently.”

“Yes!” Guo Shunjie left.

Zhou Guoan was also thinking of ways to deal with Dong Xuebing. A lowly staff member dares to report against him and still dare to talk back at him? He cannot tolerate such disrespect. Filing department? Zhou Guoan does not want to let Dong Xuebing off so quickly. He wants to find a reason to sack Dong Xuebing! But this is not the right time. He had just been promoted to be the Branch Bureau Chief. Forcefully replacing Dong Xuebing was already a big risk. If Yan Liang were not transferred to a southern province, Zhou Guoan would have no chance to touch Dong Xuebing. Furthermore, Dong Xuebing still have Minister Lui as his backing. This was why Zhou Guoan only replace Dong Xuebing’s position and not demote him directly. This was only a test. Zhou Guoan could still do something if the higher-ups gave him pressure or any troubles.

For example, if Minister Lui really calls up and ask why his lifesaver, Dong Xuebing was being replaced, Zhou Guoan could still reply that he wants to transfer Dong Xuebing to another department. This was normal in Government agencies. Of course, Zhou Guoan did not think that Minister Lui would call up to help Dong Xuebing. Furthermore, it was Yan Liang who created that mess and not Minister Lui, who had forgotten to bring his medications. Minister Lui did not call up to question his decision. It was only Xu Yan trying to give him some troubles.

Zhou Guoan was deep in thoughts when his handphone rang.

Zhou Guoan looked at the number on the caller display and frowned. He answered the call.

He listened to the caller for a few seconds, and his face turns black. “Impossible! Absolutely impossible! How can this happen?!” Zhou Guoan was breathing rapidly and banged on his desk twice. “Who is the one that issues the search warrant?! Who gives them the authority?”

One level below Zhou Guoan’s office.

No. 3 meeting room.

This was a meeting to announce Guo Shunjie’s appointment. Usually, appointments of Deputy Section Chief do not need to use No. 3 meeting room. There was no need to be so grand. Furthermore, it was only Deputy Section Chief benefits and not a promotion of his rank. When Dong Xuebing was appointed, there was only one Deputy Director from the General Affairs Department, two officers from the Political Section and the staff members of the General Affairs Office present at the meeting. It was only a formality. But today was different. Branch Bureau Chief Zhou will be attending this meeting. His reason for attending this meeting was to support the Central Government’s directives of grooming younger officers. He also wants to say a few words. But actually, he wants to show his attitude and send out signals to all opposing fractions. With Zhou Guoan coming to this meeting, everything changes. Political Section Chief and other section chiefs had to attend this meeting.

The few members from the General Affairs Office were in the meeting room. Guo Shunjie, who had left Zhou Gouan’s office, was feeling great. He ordered Tan Limei and Guo Panwei to set up the meeting room. “Xiao Tan, go and test the microphone.”

Tan Limei bit her lower lips and replied: “I had tested it earlier. The microphone is fine.”

Guo Shunjie stared at her and said: “I want you to test it again!”

Tan Limei’s eyes turned red and walked over to the stand.

“Guo Panwei, the leaders will be arriving soon. Mop the floor again! Now!” Guo Shunjie was enjoying this feeling of ordering people around. “Chang Juan, bring the script for my speech over. It is on the left of my desk!” Chang Juan was arranging the chairs and replied slightly slower. Guo Shunjie got furious and shouted: “Go and get it now!”

“Behave yourself!” Dong Xuebing shouted from the meeting room’s door. “Stop shouting!” Although Dong Xuebing was replaced, he still has the aura of an officer. His tone was the same as before when he was the Deputy Chief.

“Chief Dong.”

“Chief Dong.”

Chang Juan and the rest greeted Dong Xuebing. Tan Limei almost burst out in tears. She was bullied by Guo Shunjie the whole day.

Guo Shunjie saw the way Dong Xuebing spoke to him and was furious. “Dong Xuebing! Who do you think you are? What is that tone? What kind of attitude are you showing? Ah? Don’t you know how to respect the leaders?” He points to a direction. “Chang Juan, you don’t need to get my script. Dong Xuebing! You go and bring my scripts! Now! Don’t let me wait!” Dong Xuebing was still a member of the General Affairs Office and after becoming a staff member again…… Guo Shunjie had the authority to order him around.

Only the people from the General Affairs Office were in the meeting room, and Dong Xuebing did not hold back. “F**k you!”

Guo Shunjie was furious and wanted to start scolding. But some staff members from other departments entered the meeting room. Guo Shunjie looked around and controlled his temper. He did not want to be embarrassed in front of so many people. He stared at Dong Xuebing coldly and just said: “Fine, fine, fine……”

The people who had entered the meeting room were surprised to see Dong Xuebing. They don’t understand why Dong Xuebing was there. All of them were avoiding Dong Xuebing and went to their respective seats. Some of them were close to Dong Xuebing in the past, but now, they treated Dong Xuebing as an invisible person. They don’t even give a greeting nod. After so many things, who doesn’t know Chief Xiao Dong was in deep trouble now? Going against Chief Zhou openly? Reporting against the top superior? Talkback at the Branch Bureau Chief? If anyone did one of the mentioned things, they would be in deep trouble. Let alone doing all three at the same time!

Seeing how the others treated Dong Xuebing, Guo Shunjie laughed. He felt that he does not need to be angry. He had already won when he replaced Dong Xuebing as the Deputy Chief of the General Affairs Office. He will have lots of opportunities to get back at Dong Xuebing in the future.

More people arrived at the meeting room and their reactions when they saw Dong Xuebing were the same as the people before them. Only Tan Limei, Chang Juan and the other staff members of the General Affairs Office dare to talk to Dong Xuebing.

After that, Li Qing arrives. Followed by Pang Bing, Xu Yan, and Song Shoujie.

It was time for the meeting to start. But everyone still has to wait for Zhou Guoan!

5 minutes passed…….

10 minutes passed…….

Zhou Guoan did not appear. The two staff members who had gone to call Chief Zhou also did not return!

What happened?

When everyone was still feeling confused, the doors of the meeting room opened suddenly. Zhou Guoan was there.

“Chief Zhou is here.”

“Chief Zhou.”

But to everyone’s surprise, Zhou Guoan’s face was red. He looks like he had just lost his temper. Two stern-looking men were standing behind Zhou Guoan. They were following Zhou Guoan on his left and right. They look like they were escorting a criminal.

“Ah?”

“What happened?”

Who dares to make Chief Zhou so angry? Guo Shunjie was stunned for a while and quickly walk over. “Chief Zhou, you……”

Guo Shunjie had shot himself in his own foot. One of the stern-looking men looked at him and asked: “You are Guo Shunjie?” Guo Shunjie nodded, and that man took out an identification card from his pocket. “City’s Commission for Discipline Inspection. Follow us back.”

Guo Shunjie was shocked. “What do you mean? What’s happening? Chief Zhou?”

That man from the City Commission for Discipline Inspection can’t be bothered to explain. “You will know what happened when you are back with us.”

What? Commission for Discipline Inspection?

The whole meeting room was stunned!

Everyone was shocked except for Dong Xuebing, Xu Yan and Song Shoujie!

City Commission for Discipline Inspection? It was okay if they were bringing back Guo Shunjie for investigation. But Zhou Guoan was the Branch Bureau Chief! They look like they were going to bring Chief Zhou back with them! They were bringing Chief Zhou back so openly…… That means they have enough evidence! If not, the City Commission for Discipline Inspection would not do it in public! Corruption? Receiving bribes? No one knows for sure what offenses Zhou Guoan had committed. But everyone knows that Zhou Guoan will not come back to West District Branch Bureau again!

The tides have changed! This was too sudden!

Zhou Guoan had only become the Branch Bureau Chief for a few days, and he got into trouble? There were no signs at all!

Who was the one that brought him down?

Guo Shunjie became pale. Did they found out that he had bribed Zhou Guoan? Who? Who was the one that exposed him?

“Chief Zhou, let’s go.” That man from the City Commission for Discipline Inspection said.

Zhou Guoan did not move. He found Dong Xuebing and Xu Yan in the crowd and stared at them. Zhou Guoan had received information and knew it was too late. But he could not understand how come the City Commission for Discipline Inspection will issue a search warrant for his house. Was it Xu Yan or Dong Xuebing? Where did they get the evidence against him? How come they were able to find the proof?

Zhou Guoan was furious. He had only got promoted!

Dong Xuebing sneered and thought to himself. ‘You are the one who told me to get evidence before reporting against you. Ok. Now I got the evidence. Are you happy now? Goddamn! You think just because I just entered the Bureau and you can do whatever you want with me? You don’t even investigate who was the one that reported you, and you want to replace me? You think I can be bullied easily?’

Zhou Guoan and Guo Shunjie had tried to suppressed Dong Xuebing for too long. They finally got their retribution. Dong Xuebing was overjoyed now. He finally got his revenge from all the accusations! Both of you want to get rid of me? Want to humiliate me? Come on! Why are you not doing anything to me now?

Feels terrific!!!

“Hurry up. The car is waiting.” That man gave a push to Zhou Guoan and Guo Shunjie.

Before Guo Shunjie walked out of the meeting room, he turned and stared at Dong Xuebing. How come this is happening? Why does it have to end this way? I am going to be the Deputy Chief! My career is just starting to take off!

The rest of the people in the room saw this and turned to look at Dong Xuebing.

It was not known that they conclude this from Zhou Guoan and Guo Shunjie’s reaction or it was because of that informant letter. Maybe some of them knew the truth behind. But rumors of Dong Xuebing bringing Zhou Guoan and Guo Shunjie down spread throughout the Bureau.

The Political Section people knows about this.

The Finance Department knows about this.

The Public Security Sixth Bureau knows about this.

Everyone’s first reaction to this rumor was ‘unbelievable!’

Dong Xuebing!

It’s Dong Xuebing again!

When Dong Xuebing offended the Branch Bureau’s No. 1, everyone thought Dong Xuebing’s career was gone. But who would expect that after one day of being replaced, Dong Xuebing had his revenge and brought Zhou Guoan down! This was…….

The Omnipotent Chief Xiao Dong?

This nickname might sound exaggerated and nonsensical. But when they list out all the things Dong Xuebing had done at the branch, they will find that this nickname really suits him!

When vital documents are left in a burning room, Dong Xuebing can run in to retrieve it!

When there is a penalty kick in a soccer match, Dong Xuebing can save the penalty!

When a soccer match only has 1 minute on the clock, Dong Xuebing can enter the game and score the winning goal!

When Senior Minister Lui was having an asthma attack, Dong Xuebing can take out medicines from his pocket!

Now, when Chief Zhou wants to replace Dong Xuebing from his position, Dong Xuebing can bring Chief Zhou down!

When everyone thought about all these, they were shocked!

Damn! This was too exaggerating. Is there anything Chief Xiao Dong cannot achieve?

Chapter 116 – Promotion to Deputy Section Chief rank!

A few days later.

Dong Xuebing completed his course at the Party School. He had got this qualification under his belt.

On his way home, Dong Xuebing’s handphone rang. It was a number from Beihe Province. It should be his mother calling from a public phone. “Hello? Mum?”

“Xuebing, I am quite busy with my work. My students will be having their exams soon, and I might not be back for the Lunar New Year!”

“Oh. Then you must take care of yourself.”

“How’s your work? Did you make any mistakes? How is the General Affairs Office Chief’s impression of you?”

Dong Xuebing had wanted to give his mother a surprise when she returns during the Lunar New Year. He had wanted to tell her that he had become the Deputy Chief of his office. But now, Dong Xuebing was forced to stepdown, and he did not tell his mother. Dong Xuebing was the type where he would rather suffer alone than to let his loved ones worried for him. “It’s fine. I am doing well at work and the leaders like me. Ha ha….”

“That’s good then.”

After his mother hangs up, Dong Xuebing sighed and went to the bank to transfer some money to his mother. He had money now and wanted to send his mother tens of thousand RMB for her to enjoy herself. But after some considerations, he did not transfer so much to her. He does not want his mother to think that he had received bribes and let her worry. So, he only transfers a few thousands RMB to her. It should be enough.

The time now was not even 5 pm.

Qu Yunxuan still has not returned from her mother’s place, and Dong Xuebing was lazy to eat at home. He was about to go to a small restaurant near his house for dinner when he received a call from Xu Yan. He was excited when saw Xu Yan’s number. He took a few deep breaths to calm himself before answering the call. “Hello, Chief Xu!” After Zhou Guoan and Guo Shunjie were brought back by the City Commission for Discipline Inspection officer, he still had not received the news he wished for. He had been thinking about it for the past few days at the Party School.

It’s here?

Is it really the news I have been waiting for?

“Hahaha……” Xu Yan was in a good mood as she seldom laughs like this. “Xiao Dong, I represent the Branch Party Committee to inform you that because Zhou Guoan had received bribes, his order of replacing the Deputy Chief of the General Affairs Office will be void. The committee had decided that you will resume your duties as the Deputy Chief!”

Hahaha. It’s really a piece of good news!!!

Dong Xuebing was overjoyed, and he thanked gratefully. “Thank you, Chief Xu!”

“Don’t thank me. You are the one who had done a good job. You deserve it!” Xu Yan laughed. “Kid, you didn’t disappoint me!” Xu Yan had thought for the past few days and still could not figure out how Dong Xuebing got the evidence. That afternoon, when the Commission for Discipline Inspection officers went to search Zhou Guoan’s house, they found the bank book under the mattress. There were 1.75 million RMB in that account. The ledger book contents were exactly the same as what Dong Xuebing told them. Even the officers conducting the search were speechless. They had conducted investigations for years, and this was the first time they felt…… it was Zhou Guoan who had reported himself! It was too weird!

“This case involves too many people, and the amount is huge. The higher-ups are still investigating. Those who are involved will be suspended from their duties. Zhou Guoan and Guo Shunjie will never be able to work in government agencies!”

Dong Xuebing was pleased with this ending. They deserve it!

Xu Yan continued: “Now, everyone at the branch bureau is discussing this incident. To prevent any negative impact, I will give you a few days off from work for you to rest at home. Stay away from the branch these few days.” Xu Yan was trying to protect Dong Xuebing. After all, people at the branch were still talking about Dong Xuebing bringing down the Branch Bureau Chief. This rumor was not very good for him as all other leaders will be wary of him. Luckily the rumor was only spread among the lower rank staffs. The heads of departments like Political Section Chief Pang Bin, Political Commissar Cheng Haimei, etc. don’t think it was Dong Xuebing who got the evidence against Zhou Guoan. They felt Dong Xuebing was not that capable. All of them also knew about the informant letter and knew it was not Dong Xuebing who wrote it. That’s why they were not very wary of him. Xu Yan wanted to wait until the new Branch Bureau Chief was appointed and things to settle down, before letting Dong Xuebing return to work. “Oh….. there is still one more thing.”

Dong Xuebing replied: “What is it?”

“Haha…… You have graduated from the Party School’s training course. It will be weird if we don’t promote you to Deputy Section Chief rank. When you come back, work hard, and I will fight for your promotion!” Dong Xuebing had only entered the branch for slightly more than 3 months. For him to become the Deputy Chief of the General Affairs Office was already an exceptional case. It was almost impossible for Dong Xuebing to be promoted to Deputy Section Chief rank now. But Xu Yan had promised him, and he really got the evidence to bring down Zhou Guoan. Xu Yan had to deliver her promise to help Dong Xuebing get promoted.

Ah? Promotion? Hahaha! I am going to be promoted?

Dong Xuebing was ecstatic. “Thank you! Thank you for giving me this opportunity!”

Dong Xuebing had joined the Party, then become the Deputy Chief of the General Affairs Office, and now, he is going to be promoted to Deputy Section Chief rank. Dong Xuebing progression was too fast!

After hanging up, Dong Xuebing stretched and could finally relax. He had got rid of Guo Shunjie, and the Chief who had been targeting him will be behind bars soon. He was also able to resume his duties and will be promoted soon. Now all his troubles were over. He could also take a rest. It was tiring for the past few weeks.

Ah……. What should I do these few days?

The first-person Dong Xuebing thought of was Qu Yunxuan. He wanted to be with her during his break from work.

With a good mood, Dong Xuebing finished 4 donkey burgers. He wiped his mouth, called Qu Yunxuan. She answered, and Dong Xuebing asked: “When are you coming back? The last time I called you, you said tomorrow. How many tomorrows has it been?!” Dong Xuebing had be troubled with Zhou Guoan and Guo Shunjie issues for the past few days and did not contact Qu Yunxuan much. He also did not tell her about his troubles at work.

“I am busy with my work!”

“Even if you are busy, you can still come home.” Dong Xuebing mustered up his courage and said: “Yunxuan, I miss you!”

Qu Yunxuan’s replied: “Stop it! Is this the way you call me? You want me to give you a slap?!”

Dong Xuebing could sense Qu Yunxuan blushing. “When are you coming back? I will be taking a break from work for a few days. I am thinking of going to the movies with you!”

“3 days later. I am also not sure. I still have to go to Zhejiang Province for work.”

“Eh? You are from the advertising department? Why do you have to go to Zhejiang? You have clients there?”

“Yes. I will return back to Beikou to see you after my work trip.”

Dong Xuebing chatted with her for a while. Qu Yunxuan was very busy with her work, and Dong Xuebing had to hang up.

After returning home, Dong Xuebing laid down on his sofa and start to plan what he should do during this break. Suddenly, Dong Xuebing remembered something. He got up and went to his PC in his room. He used internet banking to check his account. He had 440,000 RMB in his account. He was still short from his target of 1 million RMB. He should take this opportunity to make money.

Dong Xuebing wanted to make enough money for Qu Yunxuan to set up her trading company. This was not only because he wished Qu Yunxuan’s mother to accept him.

Dong Xuebing also want to have his own company. He wanted to be the boss behind the curtains!

He thought about all these and then quickly called his bank to fix an appointment for large amount withdrawals.

Zhou Guoan’s incident reminded him. He was a civil servant now and should be careful with his money. If not, someone might report against him to the Commission for Discipline Inspection, or the officers from the Commission for Discipline Inspection did a random check on his bank account. Dong Xuebing was not afraid of getting investigated as he could explain where he got his money from. Selling antiques is not against the law. Finding treasures at antique shops is not against the law. Stone gambling is not against the law. Dong Xuebing was confident that he will not get into trouble!

Hmmm…… How should he make money this time?

Stone gambling at Panjiayuan? Look for treasures at the old antique market? Shares trading?

Dong Xuebing was surfing the news on the internet. He could not decide how he should make money.

Suddenly, he noticed an article on the homepage of an antique website.

The article was about a recent auction. A natural pearl necklace of 30 Beikuo pearls, was auctioned off at 920,000 RMB. The article stated that these pearls were bought by a businessman at a pearl breeding farm in Zhejiang Province. The biggest pearl was from the mussel he purchased! He had only spent a few thousand RMB for the pearls.

Opening oysters? Pearls? Pearls can also be gambled?

Dong Xuebing became interested and start to read up on pearl gambling.

Pearl gambling is similar to stone gambling. To know the size and number of pearls in oysters, they need to open the mussel shells. Many businessmen saw this as a business opportunity and came up with this pearl gambling business!

Dong Xuebing laughed as he learned more about this pearl gambling. If he could collect enough pearls to form a necklace, then he would be able to reach his target of 1 million RMB!

Dong Xuebing banged his desk and made a decision in his mind! Book the train tickets! Pearl Gambling at Zhejiang Province!

Qu Yunxuan will also be going to Zhejiang for work. Dong Xuebing could make some money there and then go visit the places of interest with Aunt Xuan there.

Killing 2 birds with one stone!!

Chapter 117 – Pearls, Opening Mussel!

Zhejiang Province, Zhuji City.

It was a rainy day and drizzling. But the rain seems to be stopping soon.

Dong Xuebing alighted from Zhuji train station with a big Merry Supermarket bag. He was walking fast and keep adjusting his clothes. He felt very uncomfortable. The humidity at Zhuji was very high and cold. Dong Xuebing was used to the cold and dry weather in the North. He was walking along the road and quickly found a small restaurant by the roadside.

“Boss, give me the menu.” Dong Xuebing sat down at an empty table.

“Coming.” A fat middle-aged woman walked over with the menu.

Dong Xuebing picked two dishes and said: “Give me a local soup too. It’s too cold.”

10 minutes later, all the dishes were served.

The soup was clam soup. Although Beijing people called these as clams, it was actually mussel. Pearl mussels. Other than a palm-size mussel, there was nothing else in the soup. Dong Xuebing was curious. He used his chopsticks to open the mussel. The mussel  was full of peals. Dong Xuebing took a bite of the mussel flesh and then spit it out. It was too tough. How can anyone eat this shit?

The lady boss who was sitting at her counter saw him, and laughed. “That mussel is not for eating. You just drink the soup.”

Dong Xuebing’s face was red with embarrassment. “What about the pearls?”

“Are you here for a holiday? You can pay people to string the pearls for you and bring it back as a souvenir.”

“Oh, then this soup is also considered a form of pearl gambling?”

“You can say that. If you are lucky, you might be able to find some good pearls. You want me to serve another bowl of soup?”

“No. This is enough for me.” Dong Xuebing knew this person was talking nonsense. He was reading up on pearl gambling on his more than 10 hours train ride. He knows that these mussels are low-grade mussels. One would be considered damn lucky if pearls worth 20 RMB were found in it. These mussels produce worthless pears. “Boss, can I ask you something? Do you know any pearl gambling places near here? How much will it cost to gamble pearl?”

The female boss looked at him: “There should be a pushcart two streets away from here. The price is about 200 to 300.”

Dong Xuebing replied: “Is there any places that sell better mussels? Like those 2,000 to 3,000 RMB types?”

“Oh, then you have to go to the Pearl breeding farms. But they don’t do pearl gambling there. They will open up the mussels themselves and then sell the pearls according to grades. Pearl gambling here is mainly small roadside stalls. The grades are not high.”

Dong Xuebing chatted with the female boss for a while and got a better understanding of Zhuji’s pearl gambling.

The rain had stopped, and Dong Xuebing left the restaurant and got into a taxi.

The driver asked: “Where to?”

Dong Xuebing said: “Bring me to the nearest pearl breeding farm.”

The driver sped up and asked: “You are from Beijing? Are you here for a holiday?”

“Yes. I am here to buy some pearl mussels  to try my luck.”

“Oh, you want to buy mussels .” The driver thought for a while. “Then we should go towards the west. The two pearl farms nearby are not in season yet. Their mussels are not ready for harvest. The breeding farm on the west side might be further away. I was staying nearby the farm and saw them preparing to harvest the pearls a few days ago.”

Dong Xuebing replied: “Ok. Let’s go to the west side then. Thank you.”

About 20 minutes later, Dong Xuebing reached his destination. He paid the fare and quickly alight. He looked around and carried his bag tightly. His bag looks ordinary and old fashioned. But Dong Xuebing purpose picks this bag. There was a password box which contains 440,000 RMB, in the bag. Dong Xuebing was determined to raise 1 million on this trip. This was why he withdraws all his savings.

There were a few white-colored buildings in the distance. As Dong Xuebing got closer, he saw 5 to 6 breeding farms.

Dong Xuebing walked up to the metal gates. There was no one there, and he continued into the compound.

“Hey! What are you doing?” A man, covered in mud, stood up from the breeding farm. He shouted at Dong Xuebing: “Who allows you to enter?”

“I am here to buy pearls!” Dong Xuebing frowned as he looked at that man. “Where is the boss?”

“Buy pearls?” That man looked at Dong Xuebing from top to toe. “I am the boss here. What pearls do you want? Pearl powder?”

You are the boss of this farm? Dong Xuebing was surprised. He knew the owners of pearl farms were earning more than 1 million RMB annually. They should be either in suits and ties or at least look like a boss. But this person in front of Dong Xuebing looks like a hill billy. Even the roadside food seller in Beijing looks more like a boss than him.

At this time, 3 workers walked over from the northwest farm. “Boss, everything is ready. Are we opening the mussels  now?”

Dong Xuebing finally believed this person is the boss of this farm. He asked: “Do you sell pearl mussels here? How much are you selling?”

The boss shakes the mud off his gloves. “We don’t sell mussels. If you want to buy pearls, come back the day after tomorrow. We still have not open mussels .”

What I wanted are unopened mussels. Dong Xuebing followed the boss and asked: “What color is this batch of mussels?”

That boss replied impatiently. “I already said we don’t sell the mussels. Get out of here!”

“If the color of this batch of the mussel  is good, money is not a problem.” Dong Xuebing does not like this boss’s attitude. He knew that he looks too young and doesn’t look like a wealthy person. That’s why he was treated this way. If it were a middle-aged man with a bulging tummy, the boss attitude would be different. Dong Xuebing looked at the boss and opened his bag to show the boss his password box. “Even if you don’t want to sell, there is no harm for me to take a look, right? As for the prices……. We can discuss that later?”

That boss was surprised, and he frowned. “Come with me.”

Dong Xuebing followed the boss. There were rows of buoys from the shore to the center of the lake. The buoys were close to each other and covered the whole area. Along the coast, there were two small boats. On the boats, there were nets of mussels. From the pile of mussels on the shore, those nets should be able to hold at least 100 mussels each. There were at least 1,000 mussels. These mussels were bigger than they one at the restaurant. He could tell that these freshwater pearl mussels were of better grades.

After they got closer, the boss told one of his worker: “Open up one and see.”

That worker nodded and took out a smaller mussel from the net. He then picked up a kitchen chopper from the mud. He inserted the chopper into the small opening of the mussel and then twist it. Crack! The mussel  was opened, and Dong Xuebing could see the mussel flesh and parts of a gold color pearl. The worker reached into the meat and dug out 9 pearls of different shapes and sizes. He placed the pearls in a plastic pail. Freshwater pearls are different from seawater pearls. Seawater mussels can only produce one or two pearls.

This was pearl gambling?! Dong Xuebing got excited. It was fascinating.

That boss walked over and took out the biggest pearl. He placed the pearl in a device to measure it. “Hmmm…… Not bad.” This device was designed to measure the diameter of the pearl. There was a handle for the user to grip, and with one button, it will secure and measure the pearl. “Half of these can be used to make jewelry, and the remaining can be made into pearl powder. Xiao Er. We will open the mussels, and Xiao Liu will do the sorting.”

Fullness, roundness, brightness, and size will determine the grade of the pearl. Although golden pearls were considered top grade pearls, the small pearls or out of shape pearls were also worthless. Just like the mussel that was just opened. More than half of the pearls in it cannot be used to make jewelry.

“Oh.” The boss turns and looks at Dong Xuebing. “How many mussels  do you want?”

Dong Xuebing smiles. “Let me look around first.” Although these pearls were valuable, Dong Xuebing was not tempted. He was calculating in his mind. He had used 8 BACK at Zhou Guoan’s house that day and still have 2 times left. He had also saved up all his BACK these few days, and there were still 10 times left.

The boss and his worker start to open the mussels with choppers.

Crack! A palm-sized mussel was opened, and there were 11 white pearls in it. The value of an mussel was not based on the number of pearls. It depends on the size of the biggest pearl and whether if the pearl was round and bright. The biggest pearl will fetch the highest prices. That’s why this mussel was not considered good as the biggest pearl was less than 10mm.

Crack! Another one……

Another one……

The fifth one……

The eighth one……

10 minutes had passed, and many mussels were opened. Not a single pearl was more than 10mm!

It was not because this batch of mussels was not good. It was because it was rare to find pearls above the size of 10mm. It was like finding acicular in crystals.

The ninth mussel …… The biggest pearl was close to 1.3 cm.

Tenth mussel …… These were all tiny pearls.

On the 11th pearl……

“Eh! Boss! This pearl is big!” The worker shouted.

Dong Xuebing and the boss looks over. They saw the worker digging out a big golden pearl. “This pearl is at least 1.5 cm. The quality is good.” The pearl was measured using the device. It was flawless. It was a top-grade golden pearl!

That boss smiles. “Good……. Good……”

That’s it!

The prized pearl had finally appeared. Dong Xuebing immediately shouts BACK!

Chapter 118 – Pearl Gambling!

Time returns back to a moment ago!

“Xiao Er, how are the pearls on your side?”

“Boss, the few mussels I opened do not have any pearls bigger than 1.4. The biggest is only 1.3 cm.”

“Ok. 1.3 cm is good enough. Anything more than 1.4 cm is luck.”

The boss and his worker were chatting while harvesting the pearls. That darker worker passed a mussel he opened to his colleague to do the sorting. He then picked up a thick pearl mussel. This should be the mussel he opened before Dong Xuebing used BACK. Dong Xuebing immediately walked forward and stop him. “Wait…. Wait! Don’t open that first! How much is that mussel? I want it!”

The boss looks at Dong Xuebing and then look at that mussel. “You want this mussel?”

Dong Xuebing nodded: “I want that mussel. I will pick the rest later.”

The boss thought for a while and stopped working. He shook his head and said: “This mussel is quite fat. These types of mussels will produce good pearls. If you just want this mussel, I will not sell to you.” ‘Fat’ was their jargon. It means the thickness of the mussel. The thicker the mussel was, the bigger the pearl. “Xiao Er, carry on working.”

“Wait…….!” Dong Xuebing stopped him. “I offer 5,000 RMB.”

This was a reasonable price, but the boss still shook his head.

Dong Xuebing frowned and hesitated. “6,000. This is my highest offer!”

The darker worker looked at his boss. He felt this was a reasonable price. Even if one of the pearls inside was 1.1 cm, it could also not fetch 6,000 RMB. The value of 1.1cm pearls can never reach 6,000 RMB. But if they were fortunate and one of the pearls is bigger than 1.5 cm, than the value will multiply by almost 20 times. But the chances of pearls bigger than 1.4 cm were very low.

The boss was also thinking like this. He had breed pearl mussels for many years, and with his experience, he also could not tell the size of the pearls from the exterior. He knew that this young man was just guessing. He hesitated for a while and replied. “Fine. 6,000 RMB.” He would be a fool to give up this deal. If this young man buys his mussels at 6,000 RMB per piece, then it will reduce his cost. This was a good thing for him.

Dong Xuebing said: “I will be picking a few more. I will pay you after I picked the ones I want. Ok?” The boss nodded. “Ok. Do you want me to open the mussel for you now?”

“No need. I will bring it back and open myself. You all carry on.” Dong Xuebing will not let them see the pearls in the mussels. It will be too suspicious. He took the mussel from that darker worker and held it in his hands. Then, he happily asks for a net from the other worker for his mussel.

Dong Xuebing had gotten one of the pearls for his pearl necklace. But he still needs a few more pearls to form his necklace, and he only has 9 minutes left. Will his BACK be enough?

Just when Dong Xuebing was still thinking, he heard the farm boss shouted: “Ah. I got a big one!”

Dong Xuebing immediately moved over and saw the boss holding on to an opened greyish white colored mussel. The size of the pearl was about the same as the one he bought earlier. The boss took out his device and measured the pearl. 1.7 cm. This was a big pearl. A pearl of this size might not even appear in 100 mussels!

The boss laughed loudly. “I am damn lucky! This is a rare find!”

Dong Xuebing took a deep breath.

BACK!

There was a flash, and the surroundings changed slightly.

The boss of the farm smiles and looked at Dong Xuebing. “Ok. Do you want me to open the mussel for you now?”

It was the moment after Dong Xuebing bought the mussel. “No need. I will bring it back and open myself.” Dong Xuebing quickly put the mussel in his net and before the boss, and the worker continues working, he said. “Wait. That one. The mussel beside your leg. I want that too. This is also 6,000 RMB right?” Dong Xuebing points to that greyish white colored mussel.

The boss bends over and picks it up. “This?”

Dong Xueing replied: “Yes.” He took the mussel from him and put it into his net.

The boss was curious but did not say anything. He signaled to his worker, and they continue working.

20……

30……

The plastic pail was almost filled by pearls of various sizes.

Among these mussels, there were about four 1.4 and 1.5 cm pearls. But Dong Xuebing did not use BACK. Maybe it was because of some reasons, but three pearls were white in color. It was different from the golden pearls he bought. His target was to have a perfect pearl necklace. That’s why he gave up on those pearls. The other pearl was gold in color, and the size was 1.4 cm. But the shape was not perfect. It was not very round.

40…….

50……

Almost an hour had passed. The boss threw away the mussel shells he was holding and said: “We have opened quite a lot. The white pearls’ quality is quite good. But how come 1.4 cm good quality golden pearl did not appear? Even if we are unlucky, at least one should appear by now.”

That worker said: “There are still a lot of mussels left. It should appear soon.”

The boss frowned and picked up a mussel and used his kitchen chopper to crack the shell open. He dug the flesh and then his eyes opened wide: “It’s here! Hah! I was just talking about this, and it really appeared!” The golden pearl was about 1.5 cm in size.

Dong Xuebing saw it and immediately wanted to shout BACK.

But when Dong Xuebing was about to shout, he heard the boss shouting excitedly: “Ah! There is one more. There is one more big one inside!” Dong Xuebing immediately paused and looked over. It was rare to find a big pearl inside, let alone two. The probability was too low!

“Hahaha…… This is also about 1.4 cm!”

Dong Xuebing saw the two flawless pearls and quickly shouts BACK!

The time was reversed.

“We have opened quite a lot. The white pearls’ quality is quite good. But how come 1.4 cm good quality golden pearl did not appear? Even if we are unlucky, at least one should appear by now.”

“There are still a lot of mussels left. It should appear soon.”

Dong Xuebing cleared his throat and walked over. He bent over and picked up the mussel before the boss. “Boss, I want this too. This is also 6,000?”

The boss looked at Dong Xuebing and nodded. He grabbed another pearl mussel and breaks It open. The pearls inside were ordinary golden pearls. What was wrong today? How come all the pearls are so average? Was there something wrong with my methods? Cannot be…… The previous batch also used the same method, and there were several high-grade pearls!

The following hour…….

BACK!

“Boss, I want this one.”

BACK!

“Give me this. Not that one. It’s this one. Yes……”

BACK!

“This is also 6,000? Fine. I will pay you later.”

Back!

“Ah! I want this too.”

Dong Xuebing used up 9 BACKs, and he only has 1 more BACK left. His net had 9 mussels. All the golden pearls in his mussels were between 1.4 cm to 1.7 cm. There were a total of 11 pearls in the mussels he chose. Two of the mussels had two pearls above 1.4 cm each. He only has one BACK left, and he was in no hurry to use it. He wants to wait for a big pearl above 1.7 cm or two big pearls in one mussel.

He waited…….

A 1.5 cm golden pearl appears. Dong Xuebing did not buy it.

A 1.6 cm golden pearl appears. Dong Xuebing still did not act.

A 1.3 cm and 1.5 cm pearls appeared in one mussel. Dong Xuebing hesitated for a moment but chose not to buy it.

This was also a good thing. He left some good pearls for the boss if not, the boss would get suspicious.

200 mussels…….

The boss and his workers had filled 4 pails of pearls. The worker went out and brought two more containers back. Of course, the good pearls were not mixed with other pearls in those plastic pails. Those were kept in a small bag.

It was already 2.40 pm in the afternoon. Dong Xuebing thought if he should just buy the next 1.6 cm pearl and leave that place when he heard the working shouting with excitement.

That darker complexion worker was shouting excitedly: “Boss! This mussel has 3 big pearls!”

“3?!” Dong Xuebing and the boss were stunned. “How big is it?”

“One of them is 1.6 cm, and the other two are 1.5 cm!” That worker raised the pearls for them to see. “They are all round and flawless!”

It was already rare to find a pearl above 1.5 cm, let alone 3. The boss put down his knife and wanted to go over to take a closer look. But suddenly he felt something in the opened mussel he was holding. He stopped and dug into the flesh of the mussel. A 1.5 cm pearl pop up. “Hah! This mussel is good too.”

Dong Xuebing saw this and got excited!

He immediately shouts BACK!

The scenes in front of him changed!

The next moment, Dong Xuebing was looking at the boss and worker holding their kitchen choppers, about to open the mussels.

Dong Xuebing face changes and quickly reach out: “Wait! Don’t open it first! Wait a minute!”

The boss and worker were interrupted. Both looked up at Dong Xuebing. “What is it?”

Just in time. “Ah…… This mussel and the one you are holding. Yes. I want these two.” Before both of them could say anything, Dong Xuebing reached over and took the mussels from them!

Alright!

Chapter 119 – A Pearl Necklace!

15 big pearls from 11 pearl mussels. This trip to Zhejiang was worth it.

At the lake, Dong Xuebing, who had no more BACK, was no longer looking at the boss and workers opening the mussels. He was arranging his pearl mussels in the small net. The net was too small, and he asked for a bigger one from the worker. He packed his mussels carefully in the net and then look at the boss and workers. He was in no hurry to leave the place. He was waiting patiently for them to finish opening all the mussels. His target was to collect enough pearls to make a pearl necklace and put it up for auction. This way, he could maximize his profits. If not, just the 15 pearls, he will not earn much and will not be able to hit his target of 1 million RMB.

After a while, the boss was tired and took a break.

Dong Xuebing noticed the small bag keeping the high-grade golden pearls was almost full.

“Young man.” The boss took a sip of water from a bottle. “Shouldn’t you pay up now?” The boss was not in a good mood as his golden pearl harvest was not up to his expectations. By right, there should be more 1.4 cm golden pearls. Could all those bigger golden pearls be hiding in those mussels this young man bought? But this should not be possible. Even all the locals in this trade could not tell the difference from the exterior of the mussels. How can an outsider like this young man know?

Dong Xuebing was also about to tell the boss that he wants to make payments. “I had counted the mussels. 11 mussels. 66,000 RMB. Oh, I still want some pearls from that bag.” Dong Xuebing pointed at that small bag. “How much are you selling for 1.5 cm golden pearls?”

The boss put down his bottle. “Other than the size, we still need to look at the quality and roundness.”

Dong Xuebing walked over and pick up a 1.5 cm pearl. “What about this?”

“This will fetch 40,000 RMB in the market. But we do not have middleman and rental fees here. I will sell it to you, at…… 35,000 RMB.”

“Ok. I will pick a few more.”

Dong Xuebing only had 440,000 RMB in total, and he had brought all his money with him. Other than the 66,000 RMB mussels, he still has 370,000 RMB available. He picked the pearls and bargained with the boss. In the end, he picked 10 1.5cm pearls, and 5 1.4 cm pearls. With the pearls in his mussels, he had a total of 30 pearls. It was just enough to form a pearl necklace.

The boss calculated the total. “The total is 441,000 RMB.”

Dong Xuebing said: “Round it off.”

“No. 441,000 RMB!”

You don’t even want to give me a discount of 1,000 RMB? Dong Xuebing glanced at him and then took out his money box from his bag. He also took out 1,000 from his wallet. “There is 440,000 RMB in this box, and this is 1,000.” Dong Xuebing had used up all his money and had only 2,000 RMB left in his wallet. He had also used up his last month’s salary and did not have much money in his account. This necklace was all his assets.

The boss brought Dong Xuebing back to his office to use the counting machine.

After the transaction was completed, Dong Xuebing took a taxi to a hotel with an empty money box and mussels.

Dong Xuebing did not look for a high-class hotel because he did not have much money left. He needs to spend his money wisely. Also, the net was still dripping muddy water, and the pearl mussels were full of mud. Those high-class hotels will not allow him to enter. So, Dong Xuebing picked a small 3 stories hotel. Even the paint on the hotel signage was peeling off. Despite this torn down hotel, the staffs inside were still rolling their eyes when Dong Xuebing step in.

Dong Xuebing got a room with bathroom, and immediately pour his mussels into the basin.

He did not waste time to buy a knife and used his hands to open the mussels. After trying for a while, Crack! He finally opened the first mussels. There was a 1.6 cm pearl, a 1.1 cm pearl, 2 x 1 cm pearls, and 5 x 0.7 pearls. Dong Xuebing kept the 1.6 cm pearl and place the rest inferior pearls aside.

He then starts to open the next mussel…….

The third mussel……

The fifth mussel……

After a while, Dong Xuebing got all the 15 golden pearls out from the mussels. He happily walked out of the bathroom and placed all his high-grade pearls together to form a circle. If these were regular pearls, even 60 of them will not be enough to create a necklace. These pearls were all above 1.4 cm, and 30 of them were enough.

Dong Xuebing sat there looking at his pearls, but he felt something was off. He could not bring himself to use the word “beautiful” to describe his pearls.

These pearls…… were not very pretty. There seems to be a thin layer of skin covering them.

Oh! That’s it! Dong Xuebing slapped his forehead as he remembered something. These pearls were still not considered finished products. These pearls still need to undergo a polishing process to bring out the natural shine and color. That’s right. After polishing, the pearls have to be string together to form a necklace, and it will be ready to be put on auction.

Dong Xuebing kept his pearls in his money box and went out of the hotel.

Zhuji was the hometown of freshwater pearls. There were a lot of pearl processing factories there. Dong Xuebing immediately found one after walking out of his hotel.

In a small 2 stories building, Dong Xuebing was brought by the receptionist to meet with the person-in-charge. He did not waste any time and opened up his money box. “I want to polish all these and make them into a necklace. How much do you charge and how long will it take?”

That person-in-charge was shocked. “Ahhh…… these are all top-grade pearls. You should have spent at least 1 million RMB for these?”

Dong Xuebing replied: “Around that amount.”

“Hahaha. I am in this business for so long, and this is the first time I saw so many 1.5 cm pearls. Hmmm…… the polishing will be slightly expensive.” The person-in-charge thought for a while and said. “You still want to make it into a necklace……. The total will be 5,000, and it will take about 3 to 4 days.”

Dong Xuebing did not have so much money or time. He thought for a while and took out a bag of pearls. “I still have 100 pearls. These pearls are not as good as those 30 pearls and should be worth about 15,000 RMB. I will pay the processing fees with these pearls. But I have a condition. I know to polish and stringing the pearls will not take 3 days. I need you to hurry up, and I want to see the necklace tonight.”

After some bargainings, Dong Xuebing paid the person-in-charge and even topped up 1,000 RMB in cash.

Dong Xuebing waited and waited……

Evening.

A shiny golden necklace was placed in front of Dong Xueing.

Beautiful!

It was too beautiful!

Before coming to Zhuji, Dong Xuebing saw the pearl necklace sold for over 900,000 RMB in an auction. But that necklace was made from white pearls. It was one grade lower than his pearls. Also, his pearls were bigger than that necklace!

1 million!

This time, Dong Xuebing will surely make 1 million RMB!

Chapter 120 – Aunt Xuan in Trouble!

9 pm.

A hotel along Cheng Shun Road North/

Dong Xuebing locked the door of his room the moment he enters it. He also checked the windows and pulled the curtains. After that, he placed his precious pearl necklace at a spot where he could see it, before taking off his shoes and getting on his bed. He was smiling to himself while he stares at the ceiling. He was in a great mood. After he got back to Beijing, he will put his necklace up for auction, and he will have the money to set up a company. He will also put in his best performance at work for his promotion.

Oh, have Aunt Xuan finished her work?

Dong Xuebing wanted to share his happiness with someone and grabbed his phone to call Qu Yunxuan.

The phone rang for quite sometime before it was answered. “Hello…….” It was not Aunt Xuan’s voice.

Dong Xuebing was surprised. “Eh? Did I call the wrong number? Is this Qu Yunxuan’s phone?”

The girl who answered laughed. “You are Dong Xuebing? Yunxuan is in the bathroom. I am her colleague. You can call me Sister Cao. You want me to pass her a message?”

“Oh…… It’s nothing important. Are you all still in Hangzhou? When are you all returning back to Beijing?”

“We are planning to return tomorrow afternoon. We are following an unlicensed tour, and there will be a car to fetch us after we submitted the picture of the illegal tour guides and report.” Sister Cao was a chatty person. “This group of illegal tour guides is too much. They kept forcing their tourist to buy things and charge ridiculous fees. They charge 100 to 200 RMB more for a ticket to a tourist attraction……”

Dong Xuebing was confused by her. “Wait…… What illegal tour guide? Isn’t Aunt Xuan on her work trip?”

Sister Cao replied: “Yes. She is on a work trip, and this is her assignment…….”

“Aunt Xuan is from the advertising department. Why is she conducting uncover operations? She is not even a reporter……”

The other party on the phone kept quiet for a while. “Errr…… Aunt Xuan did not tell you what happened?”

“What is it?” Dong Xuebing asked anxiously. “Sister Cao, tell me what happened?”

“Ok. I am also not sure about the details and reason. But Yunxuan was transferred from the advertising department to our Reporter department as a backend staff. She was demoted from her position as Team leader. Now she is several ranks lower than before…….”

“What? Demoted? How come?”

“Errr…… you better ask her for the details. Ah, she came out of the bathroom. I will pass her the phone.”

After a while, Aunt Xuan’s voice sounded over the phone. “Xiao Bing, are you looking for me?”

Sister Cao’s words let Dong Xuebing realized why Aunt Xuan had not to return back to Heping Street when she was supposed to be back a week ago. She was facing a big problem at work. She was also demoted and did not want to let Dong Xuebing worry about her. So, she hides at her mother’s place. Dong Xuebing immediately says: “Aunt Xuan, I am in Zhejiang Province, Zhuji. I am not far from Hangzhou City.”

“Huh? Why are you here?”

“I am here to look for you. Didn’t I tell you that I am having a few days off from work? Nevermind. What happened to you at your job? Who demoted you……” Aunt Xuan kept quiet, and Dong Xuebing continued: “You have been working in the advertising department and why are you transferred to the Reporter Department? You are transferred there to be a backend staff? You are still being sent to Zhejiang for work? The Beijing Daily cannot even cover all the news in Beijing, and yet they want to meddle with Zhejiang illegal tour guides case? Do they think they are People’s daily? Aunt Xuan, tell me honestly. Did you offend any leaders?”

It was strange for Qu Yunxuan to be transferred to the reporter department or being sent to Zhejiang for undercover investigations!

“Hahaha, Xiao Cao is lying to you. I am doing fine.”

“Fine your head! Tell me the truth!”

“It’s nothing really…… I had only made a small mistake at work…..”

“A small mistake? A small mistake and you are transferred to be a backend staff? You still even must conduct undercover investigations? Those illegal tour guides are all hooligans. It was reported in the news a few months ago! What happens if you meet danger? I will go and look for you now……”

“I will hit you. It’s too late now. How are you going to come over? I am fine here……”

Qu Yunxuan was right. There were no buses or public transport so late at night. “Ok. I will go to Hangzhou tomorrow morning. I will call you when I reach.”

“You just don’t listen!”

“My phone is running out of battery. I will call you again tomorrow.”

“Sigh…… Ok then. Sleep early.”

After hanging up, Dong Xuebing charges his phone and laid on the bed, thinking about Aunt Xuan before falling asleep.

The next day.

After packing his luggage, Dong Xuebing boarded a long-distance bus to Hangzhou City. He changed bus to get to the Hongdu Hotel. This place was not considered the heart of Hangzhou City. The Zhejiang province famous tourism spot Daming Mountain was just next to the hotel. There were lots of tourist walking around there. Dong Xuebing had messaged Qu Yunxuan in the morning. She had almost finished her investigation and one of the stops of the tour group in the afternoon was a Daming Mountains. Both Qu Yunxuan and Sister Cao planned to leave the tour group here and meet Dong Xuebing at Hongdu Hotel entrance. Also, there will be a van from the news agency coming here to pick them up. Aunt Xuan wants to see if there were empty space in the van and hope to let Dong Xuebing hitch a ride back to Beijing.

It was almost noon. Dong Xuebing looked around and did not see Qu Yunxuan.

Traffic jam? There was not much traffic on this road.

After 10 minutes, Dong Xuebing got impatient and dialed Aunt Xuan’s number. “Hello? Where are you?”

“On the tour bus……” It was very noisy on Qu Yunxuan side. There was the sound of engine roaring. From the engine sounds, the tour bus does not seem to be a proper tour bus. “The tour guide and driver did not bring us to Daming Mountains. They stopped nearby and insisted us to climb a hill in front. All the tourists were unhappy, and we are arguing with them now. Wait for me. This place is not far from Daming Mountain. I think if we go along the road towards the northern direction, we will reach Daming Mountain. I will go and find you later…….”

Shouting could be heard in the background.

“I have come to Hangzhou before. This is not Daming Mountain!”

“We have already paid. If you are not bringing us to Daming Mountain, then refund us!”

“That right! Refund! Refund! What type of tour agency is this?”

“Shut up! Shut up!” Stop shouting……” This loud voice should be that female tour guide. “Who says this is not Daming Mountain? Ah? Who says that? Our Hangzhou city’s Daming Mountain is here! Hurry up and get off the bus! There are a restaurant and shop on the mountain! The minimum spending there is 500 RMB. All of you must spend at least 500!” This illegal tour guide must be getting kickbacks from the shop up in the mountain.

“Why is there a minimum spending again?” Qu Yunxuan shouted. “You all are forcing us to spend!”

“Hurry up and get off. We still have another attraction to go in the afternoon…….” It was a threatening male voice. It should be the driver.

Dong Xuebing could hear everything on the phone, and he cursed in his heart. Damn it! These illegal tour guides! He then told Aunt Xuan: “If you are unable to come over, then wait for me. I will follow the road south to look for you all. I should be able to reach where you all are……”

Qu Yunxuan replied: “Ok.”

Suddenly that tour guide shouted: “Why are you pointing your camera at me? Ah? Give me that camera! Now!”

“F**k! Who is taking pictures?” It was the driver. “You are asking for it!”

“What are you doing? I am not taking your pictures! I am taking the scenery……” It was Sister Cao’s voice!

Qu Yunxuan was also shouting: “You all are snatching our stuff!”

That tour guide shouts: “What is written in that notebook? Give it to me!”

Dong Xuebing panicked. “Aunt Xuan! What happened?”

Qu Yunxuan did not reply. There were lots of shouting, and it seems the tour guide and driver were snatching Sister Cao’s stuff. After a while, the tour guide shouted: “Old Zheng! They had recorded everything about us in this notebook! These two bitches are reporters…….”

The driver scolded furiously: “F**K! Get them off the bus!”

“What are you doing?! Let go! Let go of us!” Qu Yunxuan shouted. There were lots of knocking sounds, and then the line was cut.

Dong Xuebing was furious! If anything happens to Aunt Xuan, I will kill you!

Dong Xuebing immediately ran over to a taxi in front of the hotel. He entered the front passenger seat before the two passengers at the back alighted. “Quick! Drive towards the south! Now!”

The taxi driver was shocked to see Dong Xuebing. “Sorry. It’s my lunchtime and I am not taking passengers……”

Lunch your head! Dong Xuebing took out his work pass from his pocket “State Security! Drive now!”

The driver was stunned for a few seconds and then stepped on the accelerator. “Where to in the south?”

“Just drive along the main road towards the south! There is a place there where there are a restaurant and shop on a hill!” Dong Xuebing did not bother whether if the driver knew where to go. He picked up his phone and dialed Qu Yunxuan’s number. But she did not answer. He cursed under his breath and then called the police. He did not mention anything about the tour group. He only told the operator that there was a robbery along the main road south of Daming Mountain! Dong Xuebing was worried that the illegal tour guides had connections with the local authorities. If the local police force had some links with those illegal tour groups, then they will not send their officers.

The taxi was speeding down the main road and was overtaking all the cars.

But Dong Xuebing felt it was too slow. “Can you drive faster?”

“It is already very fast…….” The driver was sweating. He had heard Dong Xuebing’s call to the police and knew this was about a robbery.

Dong Xuebing was restless, and he tried to call Qu Yunxuan again. But she still did not answer!

Aunt Xuan! Please be safe!

Wait for me! I am reaching you soon!

Wait for me!

Chapter 121 – Dong Xuebing’s fury!

The taxi was speeding down the road towards the south!

A minute passed……

2 minutes passed…….

Dong Xuebing almost smashed his phone from his anger. Suddenly, he noticed a minibus parked in a secluded spot of the road in front. That minibus was not those proper tour coach. From Dong Xuebing’s position, he could not see what was happening clearly. But he could see some people pushing and shoving beside the vehicle. Dong Xuebing sat upright and pointed to that direction: “There! Go over there now! Quick!”

50 meters……

40 meters……

30 meters……

The driver was nervous. He applied the brakes and stop his vehicle. He dares not to stop too near to those people. Dong Xuebing also did not ask the driver to get closer. He opened the door and jump out. The driver saw Dong Xuebing had alighted from his taxi and quickly reverse his taxi and drive off. He does not want to get involved. Robbers were dangerous.

20 meters……

10 meters……

The minibus was right in front of Dong Xuebing, and he could see the passengers in the vehicle looking at the other side. The shouting got louder as Dong Xuebing got nearer. He recognized the voice. It was Sister Cao. She was shouting: “Yunxuan! Run!” Dong Xuebing felt his blood rushing to his head and ran faster. He ran to the other side of the minibus from the back and what he saw made him furious!

A woman, about 26 years old, was kneeling on the floor hugging her tummy. She should be Sister Cao. There was a red mark on her face, and she seems to be slapped by someone. All her belongings were scattered on the floor in front of her. There were small cosmetic boxes, small mirror, wallets, etc. There was also a smashed digital camera and a torn-up notebook.

Dong Xuebing’s precious Aunt Xuan was not far away. A man, about Zhuang Zhi’s size, was grabbing Qu Yunxian by her hair. A dark complexion female tour guide was trying to snatch Qu Yunxian’s handbag. Qu Yunxuan was in pain, and there were lots of bruises on her hands.

“Yunxuan! Give them the bag. Give it to them first!” Sister Cao was shouting.

Qu Yunxuan refuses to let go of her handbag: “Let me go! You are all criminal!”

That driver used more strength to yank Qu Yunxuan back. “F*** you! Xiao Hong! Check if she has any other cameras in her bag! Check her phone too! We cannot let her report us in the papers!”

That tour guide scold: “F**king bitch! Let go! Give me your bag!”

“Aunt Xuan!” Dong Xuebing had lost all his cool at this moment. He felt he had gone crazy and could feel his blood boiling. “You are to touch her one more time! I will kill you!”

Sister Cao, who was still on the floor, was stunned: “Dong Xuebing?”

Qu Yunxuan panics, and quickly shouted: “Xiao Bing! Don’t come over! Call the police quick! You are no match for them!”

Dong Xuebing could not hear a thing. He threw his locked money box aside and rushed forward towards that driver. He only had one thing in his mind. He must kill this mother f**ker!

The female tour guide saw Qu Yunxuan was districted and quickly snatched her handbag from her. She did not even look at Dong Xuebing.

The driver can’t be bothered with this young man. He was 1.9 m tall and was very fit. Although he was not trained in martial arts, his size made up for that. He had never lost in a fight. Dong Xuebing? He was not as tall or heavy as the tour guide. He was also not fit at all and had seldom got into fights with others. Even if he had fought, he had never won once before.

The difference was too obvious! These two were not on the same level!

Dong Xuebing also know he will not beat that tour guide. But when he saw Qu Yunxuan being grabbed by the hair, he lost his senses!

2 meters…….

1 meter……

Dong Xuebing ran like a mad man and clenches his fist. He swung his fist at that driver. “Let go of her!”

It was a straight punch towards the face! Dong Xuebing had used all his strength in this punch.

The driver was grabbing Qu Yunxuan’s long hair with his hand and sneered. He did not try to dodge Dong Xuebing’s punch. He waited as Dong Xuebing’s fist become closer to him and raises his feet and kicked Dong Xuebing in his stomach. Dong Xuebing’s arm was not as long as his leg. In the end, Dong Xuebing’s punch did not even touch him!

Crash!

“Xiao Bing!” Qu Yunxuan’s eyes were red!

Dong Xuebing flew back about 2 meters and lie flat on the floor and could not get up.

The driver laughed and yanked Qu Yunxuan’s hair: “This is your nephew? He is too weak. He can’t even take 1 kick from me!”

“Found it!” The tour guide threw Qu Yunxuan’s handbag aside and torn a notebook into pieces. “They have recorded what we did in this notebook too! Stupid bitches! You all are from Beijing? Why are you all here for?”

There were a lot of people on board the minibus looking at them, but all of them kept quiet.

Dong Xuebing who was on the floor was screaming as he saw the driver still grabbing Qu Yunxuan by the hair. He wanted to save her, but his body could not move. He could feel the pain the moment when he moved and could not stand up!

“Xiao Bing! Are you ok?”

Anger! Regrets! Fury! Helplessness! These were all Dong Xuebing’s thoughts at the moment!

Useless! So damn useless!

“Xiao Bing! Ah! Let go of me!”

Qu Yunxuan was shouting in pain. Dong Xuebing’s eyes were bloodshot as he stares at the big sized driver. Suddenly he remembered that he still has not used his BACK today!

BACK!

The scenes changed, and time was reversed!

The pain in his stomach was gone. Dong Xuebing could feel his body leaning forward, and his arm raised up. His fist was in the air and in front of him was that driver. He was about to hit him, and that driver was not trying to dodge. He was still sneering at him and grabbing onto Qu Yunxuan’s hair!

Dong Xuebing was still about 80 cm away from that driver’s face!

This was what happened 1 minute ago!

The driver can’t be bothered with Dong Xuebing. He was very confident of himself, and he could easily beat 4 of this skinny young man! It was like a child trying to fight an adult. The driver could tell Dong Xuebing had never fought before from this punch. He prepared himself to give Dong Xuebing a kick with his full strength!

Dong Xuebing, who had just regained control over his body, knew his punch would not connect. He quickly shifted his body weight to his left leg and did not pull back his punch. He knew it was too late to pull back his punch. He raised his right foot and kicked forward at the driver.

The driver also raised his leg at the same moment!

Everything happened too fast, and something unbelievable happened!

Everyone on board the minibus, Sister Cao and Qu Yunxuan were shocked. Dong Xuebing had kicked towards the air. There was nothing in front of him, and everyone was confused by his actions. But the next moment, the driver’s kicked out towards the empty space in front of Dong Xuebing!

The angle of the driver’s kick was very accurate. If his kick had moved slightly forward, it would hit Dong Xuebing’s stomach.

But when everyone saw the angle and height of Dong Xuebing’s kick, no one felt the driver’s kick was accurate!

The driver’s leg looks like it was rushing forward to receive Dong Xuebing’s kick. Bang! Dong Xuebing’s kick had hit the driver!

This kick landed on the driver’s calf!

The driver fell backward. He could not believe his eyes! What happened? How come this young man knew where he was going to kick? Impossible! He was about to punch me! Why did he change to kick suddenly? Damn! This young man was a martial arts expert?!

The driver was not about to give up. The second before he fell, he swung his leg and tried to sweep Dong Xuebing’s legs!

Dong Xuebing almost fell.

The driver tried to stand up immediately. But his injured leg gave way, and he almost kneeled down!

Dong Xuebing who had regained his balance, quickly look around him. He knew he would not win if he tried to fight the driver in close combat. Dong Xuebing saw a round stone about the size of a basketball 2 meters away from him. He moved forward and picked up that 5 Kg stone. He then turned towards the driver and cursed: “F**k you!” He raised the stone and threw it at the driver!

After injuring his leg, the driver could not dodge the stone!

The stone hit the driver’s right waist and caused a deep cut!

“Ahhhh!!!!” The driver fell onto the ground again, and he was holding onto his waist screaming in pain. Blood was gushing out from the wound on his waist, and his orange jacket quickly became red!

Qu Yunxuan, Sister Cao, the female tour guide and all the tourists on the minibus were shocked.

The driver was so strong and fit. He looks like he could smash a big rock with his fist. He was muscular…… but he was beaten up by a skinny Dong Xuebing? He could not even fight back!

Damn!

Those muscles were for scaring others?

You can’t even fight back with all those muscles?!

Chapter 122 – Beat you up again!

Dong Xuebing’s fight with the driver only lasted less than 20 seconds.

Fast!

It was too fast!

Many people did not even see what happened clearly, and the driver was already on the floor. He was hit by a stone and can’t get up anymore.

“Old Zheng!” The dark complexion female tour guide looked at the driver. She could not accept that her driver was beaten. As illegal tour guides, they had gotten into fights often. Old Zheng had never disappointed her in the past. He had fought 3 men in the past and won. What’s wrong with him today? Old Zheng lost to a skinny young man?

When everyone got over their shock, Sister Cao was the first to shout: “Good! Beat him to death!”

Dong Xuebing dis not stop. He ran forward and gave a hard kick on the driver’s injured leg.

The driver shouted out in pain on the ground and tried to kick Dong Xuebing back with his other leg.

Dong Xuebing stepped back and stomp on the driver’s ankle. Crack! He almost broke the driver’s ankle.

“Ah!!!!” The driver shouted at the top of his voice.

One kick!

Two kicks!

Three kicks!

Dong Xuebing was cursing and swearing as he kicked the driver: “You think you are great? You think you can grab Aunt Xuan by her hair?! You are asking for it! You dare to stare at me? F**k you! I will kill you!” Dong Xuebing unleashed all his anger, and most of his kicks were on his hand which had grabbed Qu Yunxuan earlier. After stomping for a few times, he stepped on the driver’s left hand and remained there.

The driver’s thumb and ring fingers were bent at a weird angle. His fingers were fractured.

Qu Yunxuan worrying said: “Xiao Bing. Just teach him a lesson will do. Don’t kill him.”

Dong Xuebing did not listen and continued to kick and stomp the driver with all his strength.

“Old Zheng!” The tour guide was panicking. She knew when she and the driver were hitting the two reporters, someone should have called the police. If they were delayed by this young man, then they will not be able to escape. This was why the tour guide ran up to Dong Xuebing and to hit him. She needs to rescue Old Zheng.

“Careful!” Qu Yunxuan shouted.

Dong Xuebing saw the tour guide from the corner of his eyes. This tour guide had also hit Qu Yunxuan and her colleague. He did not care whether if she was a woman. He turned and threw a backfist. It landed on the tour guide’s face, and she flew one meter away.

The illegal tour guide fainted on the spot.

The driver shouted: “Xiao Hong!!!!!”

Sister Cao felt better after seeing Dong Xuebing beating up these two. She got up and ran over to Qu Yunxuan. “Yunxuan, are you ok? Are you hurt anyway?” She saw Qu Yunxuan was fine except for her messy hair and was relieved. “Your friend can really fight! Is he trained in martial arts? Even that big size driver is no match for him!”

Qu Yunxuan also did not know when did Xiao Bing become such a good fighter.

Suddenly there were sounds of police sirens approaching them.

Qu Yunxuan quickly ran over to stop Dong Xuebing. “Xiao Bing. Stop. The police are here.”

Dong Xuebing looked back and cursed. He gave one more kick to the driver and stopped unwillingly. He still has not vented his anger. He had to be careful when he touched Qu Yunxuan’s fingers. But this bastard dare to grab her by her hair! How can this bastard be let off so lightly?

About one minute later, two police cars stopped beside the minibus.

3 policemen alighted and saw the two people lying on the ground. They were shocked: “Who called the police?”

“I am the one who called.” Dong Xuebing stepped forward and pointed to the two people lying on the ground: “These two are operating an illegal tour agency. Not only they force the tourist to buy stuff, they also broke my friend’s camera. They also hit my friends. There! All those people on the minibus had seen the whole incident. If I arrive any later, my friends will be injured severely. I am only trying to defend ourselves.” Dong Xuebing pushes all the blame to the illegal tour guide and driver.

The policeman looked at the driver on the floor and then looked at Dong Xuebing: “You are the one who beat him up?”

“Yes.”

This was too ruthless. The policeman frowned and wanted to question Dong Xuebing more about the incident.

But the driver, who knew he can’t escape, start scolding. “Bastard! Didn’t you want to beat me to death? Come on! What are you waiting for? Come and hit me!” The driver knew that the young man could not do anything to him after the police arrived.

“F**k! You are asking for it!” Dong Xuebing was still furious, and after hearing what the driver said, he exploded.

“Wait! What are you trying to do?” A policeman in his 40s grabbed Dong Xuebing by his arm. “Follow us back for statements.”

The driver wiped the blood off the corner of his lips and laughed: “Come on! I’m waiting for you to hit me!”

“You are the one asking for it.” Dong Xuebing reached into his pocket and took out his work pass. He turned to the older policeman and said: “Give me 30 seconds.”

The policeman took a glanced at Dong Xuebing work pass and was stunned.

Dong Xuebing looked at him and repeated himself. “Just half a minute will do.”

The older policeman thought for a while and let go of Dong Xuebing’s arm. He waved for the two younger officers over and gave them a cigarette each.

The driver was stunned. “Ah?” What’s happening? Why were the policemen letting that young man go?

The two young officers were also shocked. “Sir, this…….”

The older police officer whispered softly. “He is our comrade from the same ministry.”

A young officer asked: “He is also from Public Security?”

“State Security.” The older policeman paused for a while and added: “He is the Deputy Chief of an office under State Security.”

The two young officers were surprised. They looked at Dong Xuebing’s back. “How old is he? How come he can be an officer at such young age? Eh? I remembered the offices under State Security are all “administrative” staffs. They are not involved in criminal cases investigations. Even I and Xiao Zhao cannot beat that man on the ground. How can he beat him up? How is it possible that an administrative officer is so good at fighting?”

The older police officer was also puzzled. “Who knows? Xiao Zhao, go and wake that illegal tour guide. After our comrade from State Security settled his score, we will go back.” Public Security and State Security were under the same system. They were considered under the same family, despite both departments seldom work together. But the top leaders from the Public Security and State Security had been transferred between both ministries. Compared to other government agencies, these two ministries were closer. Also, Dong Xuebing’s work pass indicates that he was from the Beijing branch, and this was why the older officer decided to close one eye.

Dong Xuebing walked closer to the driver.

The driver panics. “Police! Stop him! He is going to hit me!”

The few police officers were standing there smoking and looking up at the skies. They pretended not to hear or see anything.

“You are the one who asked me to come over to hit you.” Dong Xuebing walked up to the driver and squat down. He grabbed the driver by his hair like how he grabbed onto Qu Yunxuan earlier. Although the driver got short hair, Dong Xuebing was still able to catch and yank it!

Sssss……..

Dong Xuebing forcefully grabbed and tugged hard. The driver could feel his hair was pulled out by Dong Xuebing. Dong Xuebing opened up his hand and blew the strands of hairs away.

“Ah!!!!!!”

…….

Beijing people were used to calling Public Security Police Stations as “Ju Zhi.”

Dong Xuebing, Qu Yunxuan, and Sister Cao spent two hours recording statements at the station. Luckily Dong Xuebing had his work pass with him, and the policemen there treated them well. They also closed one eye on the driver and the tour guide’s injuries. If not, Dong Xuebing would not be able to leave the station. The driver was severely injured, and it can’t be considered as self-defense.

Outside of the station.

“Aunt Xuan, let me see where you are hurt. Show me.”

“I am fine. It’s only some bruises, and it will recover in two days.”

“Aiya…… Show me now. We should go to the hospital for an X-ray.” Dong Xuebing had no chance to speak to Aunt Xuan earlier, and he was holding her hands examining the bruises. Dong Xuebing could feel her pain and do not care about his image in front of Qu Yunxuan. He scolded: “Those two bastards. Don’t let me see them again. Don’t worry. The police officers told me that they had been tasked by their higher-ups to investigate these illegal tour guides. Those two bastards will not have a good ending.”

Qu Yunxuan smiles, sweetly: “Yes. Serve them right.”

Dong Xuebing nodded in agreement and touched her hands lightly. “Is it still painful?”

“No…….”

“If you do not want to go to the hospital, then I will buy some medications for you.”

“No need. These are only some bruises.”

Sister Cao, who was looking at both of them, coughed loudly.

Qu Yunxuan blushed and quickly pull back her hands from Dong Xuebing.

Sister Cao laughed and looked at Qu Yunxuan. “Yunxuan, Sister Qu, Team Leader Qu, you two…… have something going on.”

Dong Xuebing thought to himself. Of course, we have something going on. We even kissed before.

Qu Yunxuan stared at Sister Cao. “Don’t talk nonsense. Oh, I still have not introduced. This is Dong Xuebing. My……. Neighbour. He is working for the government. This is my colleague, Cao Ping. She is a reporter.:

Dong Xuebing shook her hands: “Sister Cao, how are your injuries?”

“I am fine.” Cao Ping grabbed his hand and thanked him. “Thank goodness you arrived just in time. If you arrive any later, we will be beaten up badly. This is the first time I encounter danger after working as a reporter for 2 years.”

Qu Yunxuan sighed. “It’s all my fault. If it wasn’t for me, you also do not need to come to Zhejiang Province and will not……”

Cao Ping consoled her: “Don’t talk about all these. We are good friends.”

Dong Xuebing could tell something was off from their conversation: “Aunt Xuan, yesterday you refuse to tell me over the phone. Did you offend any leaders, and this is why you are assigned with this dangerous task?”

Qu Yunxuan did not reply.

“Tell me quickly.”

Qu Yunxuan replied unwillingly: “I will tell you back in Beijing.”

Cao Ping changed the subject. “Oh Xuebing, you are working for the government? No wonder those officers treated you friendlier in the station. You are a leader in your agency?”

Dong Xuebing stopped questioning Qu Yunxuan and replied casually: “I am only a Deputy Chief at a small office. I am not considered a leader.”

Cao Ping had only wanted to say something beautiful and never expect Dong Xuebing to be a leader. She was surprised and asked: “You…… You should not be older than me…… Deputy Chief? Ahh…… you are capable.”

The 3 of them were chatting when a van suddenly stopped in front of them.

4 men alighted from the van: “The car broke down on the way here. Sorry, we are late. Team Leader Qu, Cao Ping, are you all hurt?” These people were also from the newspaper agency and had been to another province for work. They were supposed to fetch Qu Yunxuan and Cao Ping on their way back to Beijing. They received a call from Cao Ping two hours ago and knew what happened.

Cao Ping replied: “We are fine. Luckily Yunxuan’s friend came to our rescue.”

All of them chatted for a while, and Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing before turning to a middle-aged man: “Old Qian, is there any space in the van? Can we give my friend a ride?”

Old Qian looked at the van: “Ah…… I’m afraid there is no more space. We can only fetch the both of you.” The back of the van was filled with equipment and space was tight even for two people.

“Then……”

Dong Xuebing was okay with this and said: “You all go back first. I can take the train.”

Qu Yunxuan thought for a while: “Sigh…… Then…… be careful on your way back.” Dong Xuebing nodded, and Qu Yunxuan looked at the locked money box he was holding. “I had wanted to ask you. What is in that box?”

Dong Xuebing did not answer her. “I will let you know some other days. This is a surprise.” He had planned to tell Qu Yunxuan after he sold the pearl necklace. “Oh…… after you are back in Beijing, return back to Heping Road. Don’t hide at your mother’s place. You still have to tell me what happened at your work.”

Qu Yunxuan nodded: “Ok. I will tell you tomorrow.”

Dong Xuebing stood there looking at Aunt Xuan, and her colleagues board the van. Before they close the doors, he could still hear Cao Ping telling the rest what happened excitedly.

“You all were not there. Yunxuan’s friend can fight really well. That kick was right on target……”

Dong Xuebing laughed and shook his head. He thought to himself. I can fight well? Anyone on the streets can knock me out with a punch. If Dong Xuebing did not have BACK, he would have been beaten up. So, BACK could also be used this way? He had learned something new. In the future, he could predict where his opponents would hit and not afraid of getting into fights.

Chapter 123 – Auction Company

The next day.

Beijing.

Although Dong Xuebing had a lot to ask Qu Yunxuan about her transfer, he did not return back to Heping Road first. He wanted to auction off his pearl necklace first. He felt uncomfortable to carry it with him. He was afraid that someone might steal it. After alighting from the train and eat some lunch, he boarded a bus to Nan Xing Hua Road. He asked around for directions and then walked towards Liu Li Chang East Street.

Hanhai Auction.

This was not a big company, and there were a few people there chatting softly among themselves. One man was carrying a porcelain item, and another man was holding on to a bronze funnel. An expert was there appraising their items. These items had to be valued before it could be put up for auction. This place was not the location where the auction company auctions the things. The auctions would typically take place at a hotel ballroom or conference room. This place was only for collecting items.

Dong Xuebing walked to the counter and said to a female staff: “I want to put up something up for sales at the auction.”

The female staff looked at him: “Hi sir, what item do you want to put up for auction?”

“Jewellery.” Dong Xuebing said. “A pearl necklaces.”

“Ok. Please wait here for a while.” The staff made a call and said something. After she hangs up, she turned to Dong Xuebing and smiles. “Teacher Sun will be coming down. Please wait for a while.”

“Ok.”

The rest area has a water dispenser. Dong Xuebing helped himself to the water. He poured himself a cup of warm water and finishes in one gulp.

A man in his 30s walked downstairs after a while. The female staff pointed to Dong Xuebing, and Dong Xuebing walked over. Teacher Sun looked at the locked money case in Dong Xuebing’s hands and smiled. “Can I take a look at the item?”

Dong Xuebing was worried others might see it: “Can I show you in private?”

Teacher Sun hesitated for a few seconds and nodded: “Ok. Come with me.”

A small office on the second floor.

“Haha, there is no one to disturb us here.” Teacher Sun sat down with Dong Xuebing on the leather sofa. “This is a pearl necklace? Where did you get it from? Have you apprised it before?”

“Not yet. I got it from Zhuji.”

“Oh?”

Dong Xuebing enter the pin to unlock his money case. “Can you take a look for me?”

Actually, Dong Xuebing does not even need to ask. He had seen the pearls coming out from the pearl mussels with his own eyes. These pearls can’t be fakes.

Teacher Sun was an expert in appraising jewelry. He had seen countless of jewelleries and more than 95% of them were not worth putting up for auctions. Most of these jewellery were bought from malls. There was no need to auction them. When Teacher Sun was called to appraise this pearl necklace, his first thought was a standard necklace with pearls smaller than 1 cm. But when he saw the shiny golden pearl necklace with pearls more than 1.5 cm, he was stunned. “Pearl Necklace? Such big pearls? Wow…… This is a rare find.”

“Are there any big auctions upcoming?”

“Let me take a look first.” Teacher Sun looked at Dong Xuebing. He did not expect an ordinary-looking young man to own such a treasure. He took out the necklace carefully and examine it with a magnifying glass. He scrutinized every pearl for a while and sighed. “These are top tier pearls! But it’s a pity that the chain stringing the pearls…… does not match. The chain is slightly thick, but it’s still fine. It will not affect the value much.”

At Zhuji, Dong Xuebing was in a rush to process and string the pearls. The factory might have cut corners.

After making a phone call, Teacher Sun said: “Let’s sign an agreement. You can leave this necklace with us, and if you agree, I would like to change the chain for you. This will make the necklace nicer and might fetch a higher price. What do you think?”

This person was an expert in this field. Dong Xuebing trusted him. “Ok. I will listen to your advice.”

Teacher Sun continued. “When do you want to auction off your item? The Autumn auction had just ended. Spring Auction is still a few months away, and there are no big auctions coming up. My suggestion is to wait a while. The next big auction is in 1 to 2 months. If possible, wait for the spring auctions…….”

Dong Xuebing interrupted: “I can’t wait that long.” He also knows that Spring and Autumn’s auctions are the biggest auctions in China. Most items could fetch reasonable prices in these auctions. But Aunt Xuan had some problems at her workplace. She had offended her leaders and must be facing all sorts of difficulties. Maybe she might resign anytime. That’s why Dong Xuebing must raise a sum of money as soon as possible. “Is there any way to auction off earlier? How about the next auction?”

Teacher Sun smiled. “I made this suggestion is because I think this necklace can fetch a good price. If you are in a hurry, fine. I will make the arrangements.” Dong Xuebing nodded. Teacher Sun could tell Dong Xuebing needed money, and he added. “There will be a small auction two days later. Tomorrow we will exhibit the items, and the auction will start the next day. If the buyer payment is fast, you will get the money in 4 to 5 days.”

That’s fast. “Ok. This auction will do.”

“You sure?”

Dong Xuebing paused and asked: “Errr…… will this necklace fetch less than 1 million in a small auction?”

“Hahaha, no. This is a good necklace. It should fetch at least 1.2 million.”

1.2 million RMB. After deducting the commission, taxes and all other charges, Dong Xuebing should get about 1 million RMB. This was his target. Hmmm…… even it this necklace was auctioned at the Spring Auctions, the price should be about the same. There was no need to wait a few months for an extra 10 – 20 thousand. He does not have time. “Ok. Then I will put this up for the next auction. Errr…… How much should I set as the starting bid?”

Teacher Sun thought for a while. “Set a lower starting bid. I think 500,000 RMB is a good price. The price will rise slowly, and more people will join in to bid. The final transacted price might be higher. Of course, this is my personal opinion. If you…….”

Dong Xuebing replied without thinking: “I will listen to you. 500,000 RMB starting bid.”

After finalizing some minor details, Dong Xuebing signed the agreement. He will leave the necklace with the auction house to change the chain and left for home with an empty money box.

2 to 3 more days…….

I just have to wait for the auction to end and I will be able to get the money!

Chapter 124 – Aunt Xuan’s troubles

Dong Xuebing reached Heping North Street at about 4.05 pm.

He went straight to Qu Yunxuan’s unit and pressed the doorbell. Ding Dong, Ding Dong, Ding Dong…… no one answered. Dong Xuebing was frustrated. He had SMS Aunt Xuan while he was on the train and she said she had arrived home. Why was she not in? Bathing? Went out to buy something? Or…… she was doing what she did the last time? He got excited as he remembered what happened that day. He pressed the doorbell a few more times and then took out his keys for his own apartment to return home.

“You are back.” A woman’s voice sounded in Dong Xuebing’s living room as he opens the door.

Dong Xuebing got a shock. “Ah……. Aunt Xuan, you scared me. I thought you went back to work at the newspaper agency.”

“I will start work tomorrow. You got shocked by this? How useless.”

“I am not prepared. Eh? Why are you at my place?”

Qu Yunxuan was standing behind the couch. She was wearing a small yellow sweater and holding a pile of dirty socks and clothes in her left hand. “I am not back for 2 weeks, and your place is in a mess. I had come over to clean up for you. Have you just got off from the train? Hurry up and get changed. Pass me all your dirty socks and underwear. I will wash for you.”

Dong Xuebing grumbled in his heart. “No…. no need. I will wash my laundry myself.”

“Hurry up and take it off.”

“Ah…… no need.”

Qu Yunxuan had a stern look on her face and raised her hand: “I will hit you! Are you going to take those off?”

Dong Xuebing was used to having Aunt Xuan washing his dirty laundry for him. But to handover his underwear and socks he was wearing now made him embarrassed. It felt weird. But he remembered that they had even kissed before and why should he feel shy about this? So, Dong Xuebing went to his room to change. He took off his long john and briefs. But he still feels weird, and he wrapped his long johns around his briefs before leaving the room and passing it to Aunt Xuan.

“Where are your socks?”

“Ermmm…… wrapped in the long johns.”

Qu Yunxuan rolled her eyes and unfolded the long johns. She used the tips of her fingers to pick up Dong Xuebing’s dirty socks and underwear. “It stinks. You are so dirty.”

Dong Xuebing felt embarrassed. It was too damaging to his image.

“Ok. Go and watch TV. I will wash your clothes for you.” Qu Yunxuan walked into the bathroom with a pile of dirty clothing.

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan’s sexy back view. He had planned to give her a hug or kiss when he comes back to show how much he misses her. But his plans were disrupted. “Your hands are injured. Will your wounds get wet? Why not I wash the clothes myself?”

Aunt Xuan said from inside the bathroom. “There are no open wounds. So, it’s fine.”

Dong Xuebing was bored. He wanted to chat with Aunt Xuan. He noticed that Aunt Xuan had never mentioned anything about him touching her legs and kissing her. She acted as if nothing had happened before. Dong Xuebing does not want to wait any longer. He walked over to the bathroom and looked inside. “Aunt Xuan, I need to use the toilet.”

“Oh…… come in then.” Qu Yunxuan withdrew her hands from a plastic pail full of dirty clothes soaked in detergent.

Dong Xuebing saw the washing basin. Other than his underwear, there was a skin-colored panties in there. His socks and Aunt Xuan’s socks were soaking in the plastic pail. This discovery let Dong Xuebing felt relieved. When a woman was willing to mix her interior wear with another man’s underwear in the laundry, it means a lot.

That’s it.

Aunt Xuan must be embarrassed to mention what happened that day.

Dong Xuebing felt he should take some initiative and cannot just wait for Aunt Xuan to make the first move. He mustered up his courage and stepped forward to hug Aunt Xuan.

Qu Yunxuan immediately blushed: “What are you doing?! Are you asking for a beating? Let go of me. There are still bubbles on my hands.”

Dong Xuebing ignored her and asked. “Yunxuan, did you miss me?”

“Gross.” Qu Yunxuan stared at him angrily and raised her hands. “If you don’t let me go, I will wipe all these bubbles on your face.”

Dong Xuebing moved his face closer to her: “Then you……. Kiss me, and I will let you go.”

“Go to hell. Hooligan!” Qu Yunxuan scolded softly.

Dong Xuebing hugged tighter. “Then, I will not let you go.” This was the first time Dong Xuebing hugged Qu Yunxuan from the front. He could feel her breasts pushing into his chest and got excited. His right hand on her back started to move downwards towards her butt.

Qu Yunxuan lifted her hands in the air, trying her best to not let the soapy water drip on Dong Xuebing’s clothes. “Idiot! Stop fooling around! I am getting angry.”

“Then, you kiss me first.”

“No.”

“We have kissed before. The last time, you are the one suddenly hugging my head kissing me…….”

Qu Yunxuan’s face turns redder. She used her elbow to push against Dong Xuebing: “Don’t mention that! You are not allowed to talk about that!”

“I will stop if you kiss me.”

“You are driving me nuts!” Qu Yunxuan stared at Dong Xuebing angrily and hesitated. She looked at his face and then kissed him on his right cheeks. “Is this ok? Go and use the toilet now! I still need to wash the laundry.”

Dong Xuebing shook his head. “I am talking about kissing me on the lips and not the face.”

Qu Yunxuan had an angry expression on her face.

Dong Xuebing understands Aunt Xuan well. This was not her real angry expression. He ignored her and continued touching her.

Both stood there for several minutes. Qu Yunxuan could not take it and scold. “Idiot! You just wait! I will make sure you get it from me!” Qu Yunxuan’s head moved closer and gave Dong Xuebing a wet kiss on his lips.

Hahaha. It works. Dong Xuebing quickly opened his mouth slightly to try and kiss her back.

But Qu Yunxuan was not as passionate as that day. She quickly moves back after touching his lips and then she kissed him again, and again, and again. Her kisses were getting faster and faster. Dong Xuebing could not get her rhythm and misses some of her kisses. This continued for a 2 to 3 minutes before Dong Xuebing could match her kisses.

Suddenly, Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a hard stare, and her left hand reached to her back and grabbed Dong Xuebing’s hand. His hand had already entered under her pants, and his fingers were on her panties. “Where do you think you are touching?”

Dong Xuebing smiles and retracts his hand. “Errr……. I am going to the toilet.”

“You are asking for a beating! Where is your respect for your elders?”

After dinner.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan held hands and stood at the window to admire the moon.

“I will say this one more time. You are not allowed to tell others. You hear me?” Qu Yunxuan had her “angry” look on as she said. “If not, I will tear your mouth open.”

Dong Xuebing nodded.

“You hooligan. You only know how to bully me!” Qu Yunxuan reached over to pinch his face. “I need to go back to organize my notes on the illegal tour guide investigations. I need to submit them tomorrow morning.” Qu Yunxuan let go of Dong Xuebing’s hand and was about to walk off.

“Wait!” When Dong Xuebing heard what she said and looked at the bruises on her hands. He got furious. “At Hangzhou, you promised to tell me everything when we come back. You can tell me what happened now. How did you offend your leader? Who is this leader, and what is he in charge of?”

Qu Yunxuan sighed. “Let’s talk about this tomorrow.”

“No. Tell me everything now.”

Qu Yunxuan sat down on the couch after hesitating for a while. “I have mentioned to you about this person before. He is our deputy editor. His surname is Gong. He is in charge of the Reporter Department.”

Dong Xuebing frowned. “He is the one who tries to matchmake you with his younger brother?” Dong Xuebing had met that person’s brother at the foot of their building. He was still dressed up and holding a bouquet of roses in his hands when they met.

“Yes. That’s him. I feel very wronged when I think about this. I did not offend anyone at work. Sighed…… about 10 days earlier, Deputy Editor Gong tried to ask me to dine with his brother and tried to matchmake us again. But I had dinner with his brother twice before and did not have any feelings for him. So, I rejected him. Furthermore, I still need to have lunch with a client that day. This was a big deal. But Deputy Editor Gong does not listen. He said his brother was waiting for me at the entrance and insisted me to have lunch with his brother. We argued for a while, and my client kept calling me to rush me. Deputy Editor Gong refused to let me go, and I got anxious and talked back to him.”

Dong Xuebing asked: “Then he transferred you to the reporter department as a backend admin staff?”

“…… Yes.”

“There must be a reason. He can’t remove you from your position just like this.”

Qu Yunxuan sighed again. “I have a client who was introduced to me by Deputy Editor Gong. I clinched the deal with this client after that. But many it was because Deputy Editor Gong said something to the client and the client withdrew from the deal. He even complains to the newspaper agency about me. He claims that I am not serious in my work and had a bad attitude. How is this possible? I treat all my customers well. How is it possible that I mistreat him? This must be Deputy Editor Gong’s doing, and he used this and an excused to demote me.”

“Motherf**ker!” Dong Xuebing was furious and banged the table. Accusations again! It’s accusations again!

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a light pinched on the back of his hand. “Stop swearing. Be more civilize.”

“What’s the reason for him to do that? Getting back at you?”

“Probably he was too worried about his younger brother’s future. He seems determine to set us up. That’s why he made used his authority to force me. He came to me once and told me that if I agree to be his younger brother’s girlfriend, he will transfer me back to the advertising department. I rejected him on the spot. I told him it was impossible between his brother and me. Then…… this undercover investigation at Hangzhou came in. Basically, our newspaper agency does not report all news outside of Beijing, unless it was a major case. We do not send people out to the fields to do undercover investigations. But this undercover investigation of illegal tour guide….. seems to be targeting me.”

Dong Xuebing furiously said: “He is abusing his powers! Threatening his subordinates! Who the hell does he think he is!”

“He had a bad reputation in our newspaper agency. He is known as a petty person here. But no one could do anything to him. He had connections with someone in the higher-ups.”

“What are you going to do?”

“On my way back to Beijing, I thought of resigning if I can’t take it anymore. It’s fine if he was targeting me alone. I can bear with it. But you also know from the Hangzhou incident, Deputy Editor Gong had also put Cao Ping in danger with me. He sent us to such a faraway place. It was my fault that I dragged Cao Ping down with me. I felt really…….”

Dong Xuebing shouted: “This is too much!”

“Sighed…… Just take one step at a time. If he wants to send me to another province next time, I will just resign.”

Dong Xuebing remembered the pain when he saw Aunt Xuan being dragged around by her hair. He was furious when he thought about it. Now, Dong Xuebing found the cause of all these. This bastard Deputy Editor Gong was the culprit! Motherf***er! You want my Xuan Xuan with that useless brother of yours? You get someone to accuse her of something she never did? You even send Aunt Xuan on such a dangerous mission? Damn! You think you can do whatever you want?

Ring, ring, ring! Aunt Xuan’s phone rang.

Qu Yunxuan looked at her phone and frowned as she answered: “Hello, Editor Gong?”

Dong Xuebing immediately moved his head closer to her phone. He could hear a middle-aged man’s voice: “My brother is outside your house. If you are outside, get home immediately.”

Qu Yunxuan’s face changed. “He is outside my place? Why is he coming over at this time?”

“You two should have a chat. If we are one family, everything at work can be arranged. XX Department has a vacancy for their deputy head.”

It was almost 9 pm! What’s there to talk about at night?

Before Qu Yunxuan said anything, Dong Xuebing snatched the phone: “Chat your head! You bastard! I will not let you off! You just wait!”

Dong Xuebing could not suppress his anger. Bastard! He must teach this bastard a lesson!

Chapter 125 – Creating Havoc at the Newspaper Agency!

The next morning.

Teacher Sun from Hanhai Auction called Dong Xuebing, telling him that the pearl necklace had been restrung. They will be exhibiting the necklace in the morning. He asked if Dong Xuebing wants to go to their venue to take a look. The next auction was not considered a small event. Those small events will not exhibit the items. Dong Xuebing does not want to go. He only asked Teacher Sun to help him get an entrance ticket for tomorrow’s auction as he does not have any money to get the tickets.

7.30 am. Dong Xuebing washed up and went over to Qu Yunxuan’s unit.

Qu Yunxuan carried her bag and was about to leave for work. “I thought you are still sleeping. Why are you up so early?”

Dong Xuebing replied: “Yesterday I told you. I will go to the newspaper agency with you! I want to see what that idiot is up to!” Qu Yunxuan put up a fierce expression and said: “Xiao Bing. I will settle this myself. You just stay at home.”

“What can you settle? That fellow had already tormented you until like this. What does he want by asking his brother to come over to your place so late at night? Ah? What’s the meaning of this? Come over here for a chat? Damn!” Dong Xuebing was furious. “If it weren’t for you stopping me last night, I would have beat him up! Bastard! He thinks he is the deputy editor and can do whatever he wants? Who does he think he is?!”

Qu Yunxuan stared at him and said: “You are not allowed to go there. Listen to me and stay at home!” After arguing for a while, Qu Yunxuan forcefully pushes Dong Xuebing on the couch. “I will go to work now. At most, I will just resign from there. You don’t follow me to work. Listen to me. Just stay at home and watch TV or play some games. You are on break from work. Stop running about and rest at home.” She nagged at Dong Xuebing and left.

But Dong Xuebing did not listen to her. He left home 10 minutes later. Aunt Xuan was being accused, demoted, and got beaten up. That Gong fellow had bullied his precious Aunt Xuan, and she can only swallow her pride and resign? Damn! He remembered the scene of Qu Yunxuan being dragged about by her hair at Hangzhou and his anger rises again. He cannot just let this carry-on! He got to settle this score!

Beijing Times News Agency.

Employees of the news agency, reporters, were slowly walking through the main entrance.

Dong Xuebing, who had arrived at the entrance of the news agency, looked around. He was not stupid to just rush in and teach that Gong fellow a lesson. He knows Aunt Xuan was shy and does not want many people to know that Deputy Editor was forcing her to date his younger brother. Dong Xuebing was here to reason with the leaders at the news agency. He believes that there must be some reasonable leaders in the agency. As long as they investigate that canceled advertising deal, they would know Aunt Xuan was innocent and expose the true colors of that bastard. If this got that bastard demoted, it would be better.

Just when Dong Xuebing was about to enter the news agency, he saw a familiar face. This man had some resemblances with that person looking for Aunt Xuan with roses. But his man was slightly older and had some wrinkles on his forehead. This must be that Deputy Editor Gong!

“Editor Gong.”

“Good morning, Editor Gong.”

Deputy Editor Gong smiled and nodded to the ones who greeted him. He carried his briefcase and walked quickly into the news agency building.

Dong Xuebing controlled his anger and did not run up to bash him up. After the incident with Zhou Guoan, he knows the importance of controlling his temper. Beating others up was not the best solution. It might let him vent his anger, but he would also get into trouble. After all, Dong Xuebing was also a government servant. It’s okay if this person was some hooligan on the streets. But this place was Beijing Times news agency, a newspaper under Beijing Daily Group. Beijing Daily Group was a unit under the Beijing Municipal Publicity Department. This was why Dong Xuebing cannot be impulsive.

After Deputy Editor Gong entered the building and disappeared from his sights, Dong Xuebing took a deep breath and walked into the building.

The security at the door saw Dong Xuebing but did not stop him.

Dong Xuebing thought the security officer was stunned by his “Government Official’s Aura” and did not stop him. But actually, the security officer saw him walking in openly and felt he should be here for business. That’s why he did not stop him.

“Eh, Chief Xiao Dong?” Someone called out from behind. “Why are you here?”

Dong Xuebing turned around, and it was Cao Ping. “Oh, I am here to look for someone.”

“Looking for Yunxuan? No? Who are you looking for? I can show you the way.” Cao Ping had a good impression of Dong Xuebing. After she knew Dong Xuebing was a leader from a government agency, she addressed him as Chief Xiao Dong.

Dong Xuebing was still wondering how to look for the leaders’ offices. He replied: “Thank you. I am here because of Aunt Xuan. She told me everything yesterday.” Dong Xuebing saw Cao Ping was surprised and he continued. “I am here to reason with your leaders. Can you tell me where is your Chief Editor or Division heads’ office? Anyone will do.”

Cao Ping said: “I will be honest with you. Yunxuan had already spoken to the higher-ups, but nothing had changed.”

“Sister Cao, just tell me.”

“Ok. There…… you see that 6 stories white-colored building? Our reporter department is on the second floor. You go to the top floor, and the first office on your left after exiting from the lift is our Chief Editor’s office. But it is useless even if you know where his office is. You do not have any appointments, and you are not an employee of the news agency. They will not let you enter.”

Indeed. Dong Xuebing was stopped by the security guards at the lift lobby. He needs to register at the receptionist counter first.

At the receptionist counter, Dong Xuebing told the receptionist: “I am here to meet your Chief Editor.”

“Do you have any appointments?”

“No.”

“How do I address you?”

“Dong.”

“May I ask what’s the reason for you to meet our Chief Editor?”

“I need to reflect something to him.”

“What are…….”

After a series of questions, Dong Xuebing was still not allowed to go upstairs. The receptionist told him that the Chief Editor was in a meeting and does not have time to meet him. Who are you trying to fool? Dong Xuebing was about to explode, but he told himself to calm down. He took a few deep breaths and said that receptionist. “Then I want to meet Qu Yunxuan. She is from the Reporter Department.”

The receptionist made a phone call and then nodded to the security officer standing by the lift.

Dong Xuebing entered the lift, and the elevator stopped on the second floor. Someone from the reporter department walked out. But Dong Xuebing remained in the lift and pressed the sixth floor. Ding! The elevator opened. There was a counter at the lift lobby, and there was a frosted glass partition separating the lift lobby and the offices. The Chief Editor’s office was behind the frosted glass partition. Without the news agency employees’ access card, no one could enter. Visitors could only register at the counter first.

“Sir, who are you looking for?”

“I want to meet your Chief Editor.”

“Do you have any appointments?”

It was another series of questionings. In the end, the receptionist used the excuse of meeting to reject Dong Xuebing. Just when Dong Xuebing wants to ask what time will the meeting ends, there was a beep. A man in his fifties walked out from the glass door. The receptionist saw that man and greeted him as Chief Editor. She then pointed to Dong Xuebing. “Sir, someone is here looking for you. He said he wants to reflect something.”

Dong Xuebing quickly walked forward. “Good morning. I just need a moment of your time. I want to…….”

The Chief Editor pressed the lift and interrupted Dong Xuebing. “Can you wait here? I will come back to you after I finished my work.”

Dong Xuebing frowned but still agreed.

This wait was two hours. It was almost lunchtime when the doors of the elevator opened and the Chief Editor appears.

Damn! Did you go and lay eggs? Dong Xuebing controlled his tempered and stood up from the rest area. He said: “I would like to feedback on your agency’s Deputy Editor Gong’s actions. Some time ago, he was in cahoots with a client and asked that client to complain about the Advertising Division’s Qu Yunxuan on her attitude. Deputy Editor Gong used this as an excuse to demote her and transfer her to the reporter department. He even……” Dong Xuebing lowered his voice and continued. “force her to dare his younger brother. Qu Yunxuan refused, and she was sent on a dangerous undercover investigation at Hangzhou. Is your agency going to sit by and not do anything about this?”

The Chief Editor thought Dong Xuebing wanted to tell him something important. But when he heard it was about this, he got irritated: “I don’t care about this. You go and look for the ones that are in charge of this.”

“Which leader is in charge of this?”

The Chief Editor ignored Dong Xuebing and took a brown envelope from the receptionist, before entering the elevator again.

Dong Xuebing was furious. F**k! I waited two hours for you, and you just brush me off like this? Dong Xuebing took a deep breath to calm himself. He told himself: I am here to reason with them and not to create trouble! Bear with it!

Dong Xuebing calmed himself and entered the elevator with the Chief Editor. “Chief Editor, that Deputy Editor Gong used his authority to threaten his subordinates. Don’t you think this is not right? Shouldn’t you do something about these actions? You might not know. Because of Deputy Editor Gong, Qu Yunxuan and a female reporter were sent to Hangzhou, and they were beaten up by the illegal tour guides. If it wasn’t for me saving them, who knows what would happen?”

The Chief Editor frowned and replied: “This is our agency’s internal affairs. We will settle this ourselves. You don’t need to interfere.”

“But someone must conduct investigations.”

Ding! The lift reached the second floor, and the Chief Editor walked out towards the Report Department.

Dong Xuebing tried his best to be patient and followed him. “Chief Editor, this incident……”

“What the hell are you all doing?! Ah?” A middle-aged man was shouting at the top of his voice. Dong Xuebing looked over and saw 3 people standing behind a row of desks. One of them was that Deputy Editor Gong and the other two were Qu Yunxuan and Cao Ping. Dong Xuebing saw Deputy Editor Gong pointing at Qu Yunxuan in her face, scolding: “Why did I send you to Hangzhou? You can even screw up such a simple undercover assignment?! You two are beaten up, and the camera is smashed? Useless!”

Deputy Editor Gong only has a younger brother, and they were very close. His brother was in his 30s and did not even have a girlfriend. He was worried about his brother’s future and tried to introduce Qu Yunxuan to him. His brother was attracted to Qu Yunxuan after meeting her and refused to meet other women. Deputy Editor Gong was also happy for his brother and wanted both of them to be together. But Qu Yunxuan refused and even argued with him. After their argument, Qu Yunxuan did not answer any of his brother’s calls. This action pissed Deputy Editor Gong and coupled with his younger brother’s eagerness to date Qu Yunxuan, he got no choice but to use force. He demoted Qu Yunxuan and sent her out on an assignment. He just wanted to teach her a lesson. But last night phone call, he knew Qu Yunxuan still refuse to give in. There was also a man scolding him over the phone. His brother also came back to complain to him. Now, Deputy Editor Gong was really furious. Bitch! My brother’s salary is several times of yours, and it’s your fortune for him to like you. You still dare to reject him? Fine! I will make sure you will not be able to work peacefully here!

Qu Yunxuan pulled a long face. “Deputy Editor Gong, we also do not want to be beaten or let them snatch away our camera. But that is an accident. No one could expect that. This is the risk of being a reporter. Furthermore, I am from the advertising division. I had worked there for 4 years. How can you expect me to be a top reporter overnight? I think you have overestimated my abilities.”

Deputy Editor Gong got even more furious after Qu Yunxuan talks back at him. “You can’t do a proper job at the Advertising Division, and you also cannot do a reporter’s job well. Fine! Since you are not good at anything…… you know how to operate an elevator? Do you know how? Great. That lift operator had resigned last week. You will be her temporary replacement!” Deputy Editor Gong could only demote Qu Yunxuan to the lowest rank in the office. He could not transfer her to operate the lifts. But he could still use the excuse of temporary replacement to transfer her.

“Operate the elevators?” Qu Yunxuan’s face changed!

The Chief Editor frowned and shouted: “Quiet down!”

Deputy Editor Gong turned and saw the Chief Editor. He explained: “Chief Editor, this Qu Yunxuan have a bad work attitude. She had just returned from an assignment from Zhejiang Province and did not even have a picture.”

Bear with it! Dong Xuebing gritted his teeth and clenched his fist. He turned to the Chief Editor: “You have seen everything, right? He is trying to transfer someone who had worked for 4 years in the agency to operate the lift? Isn’t this abusing his authority? How can such a person be a Deputy Editor?”

“Xiao Bing!” Qu Yunxuan panicked.

Deputy Editor Gong was stunned. He recognized this voice. It was that man who scolded him over the phone. His face turned black and shouted: “Who are you? Outsiders are not allowed to be here! Get out!”

Dong Xuebing looked at the Chef Editor: “Chief Editor! We must be reasonable. He kept abusing his authority……”

“Enough!” The Chief Editor turns to someone by his side: “Call the security to chase him out! Trouble maker! Tell the receptionist downstairs to stop letting this type of people in!”

Deputy Editor Gong glanced at Dong Xuebing coldly and thought to himself. Who do you think you are? Who are you to come and create trouble here?

Dong Xuebing had been tolerating all these until now. He could not take it anymore!

Watch out for the consequences?

F**k with the consequences!

Crash!

The furious Dong Xuebing kicked an empty desk in front of him over!

“F**k! You want to chase me away? If all of you don’t give me an answer today, I will not leave!”

Everyone in the office were shocked. Everyone in the reporter department turned and looked at Dong Xuebing!

The Chief Editor did not expect this person to act this way and was stunned.

Dong Xuebing saw the Chief Editor looking at him, and he scolded: “What are you looking at?! You just keep asking me to wait. Do you know how long I waited? I have waited 2 hours for you on the sixth floor! I have tolerated you for 2 hours! I called you Chief Editor, and you think you are somebody? You refuse to get involved with everything and only know how to brush me aside?! How did you get to this position? Bullshit!”

The Chief Editor’s face turned green and shouts: “Call the security!”

Dong Xuebing points at the main culprit, Deputy Editor Gong. “You! Old bastard! Ask your brother to look at himself in the mirror and see if he is good enough for my Aunt Xuan! You used your authority to suppress my Aunt Xuan? Because of your ridiculous undercover investigations, she was beaten up! F**k! You still ask a client to frame her? You are really daring!”

Everyone in the reporter section looked at each other. They did not know about all these.

Deputy Editor Gong turned pale: “Stop talking nonsenses here! Get out!”

Qu Yunxuan was worried things will get out of hand, and quickly went over to stop Dong Xuebing: “Xiao Bing!”

Dong Xuebing was too furious to listen to her. “Aunt Xuan, don’t stop me. I must make things clear today. How can they just abuse their authority like this?”

The lift’s door opened, and two security guards ran over!

Deputy Editor Gong points at Dong Xuebing: “It’s him! Get him out of here! Yes! Call the police too!”

The two security guards rushed forward.

“I shall see who dares to touch me!” Dong Xuebing reached into his pocket and took out his work pass and threw it on the desk in front of him. His work pass did not state State Security. There were only a Police logo and the word Police on it. Dong Xuebing also knew what he did was not right. He also did not want to let others know which unit he was working at. With the police logo, everyone’s first thought was Public Security Bureau.

The two security guards stopped when they saw Dong Xuebing’s ID. They looked at Deputy Editor Gong. They do not want to be charged for assaulting a police officer.

Dong Xuebing furiously points at Deputy Editor Gong: “Don’t think you are a Deputy Editor and you can do whatever you want. Don’t think you are close to the leaders at the agency and no one can touch you!” Dong Xuebing also did not want things to turn out like this. But these people were too much. Qu Yunxuan did not make any mistakes at work. He must get an answer from them. Of course, Dong Xuebing did not let his anger cloud his mind. If this were a different place, he would not dare to blow up too. Because this was a newspaper agency and it’s under China’s Publicity Department. Xie Huilan, who owes him a favor, told him to call her if he needed help. She is a leader in the China Publicity Department. “Fine! No one in this agency wants to interfere with this or give me an answer? Ok. Then I will give all of you an answer!”

Dong Xuebing took out his phone and called Xie Huilan!

Chapter 126 – Stop Publication for restructuring!

You want to give us an answer? How are you going to do it? What answer are you giving us? What a joke! The Chief Editor and Deputy Editor Gong looked at Dong Xuebing. They want to see who he was calling. Public Security Bureau? The Public Security Bureau cannot do anything to them! Unless you are calling Beijing Daily Group. Those are their direct supervisors. Calling other departments are useless! All the reporters in the office were looking at Dong Xuebing as if he was a joke. They were enjoying this show. This was the first time someone came to their news agency to create trouble.

Under everyone’s watchful eyes, Dong Xuebing was waiting for the other party to answer his call.

Ring…… ring…… ring……

Qu Yuxuan was touched to see Dong Xuebing came to get justice for her. But she was also worried that he would get into trouble. She quickly said: “Xiao Bing, go back with me. I have already prepared my resignation letter. I will quit this job. What’s the big deal? Come, let’s go.” Cao Ping was also making eye signals to Dong Xuebing. She was telling him to stop. Both of them felt Dong Xuebing does not have any connections that could influence Beijing Times news agency. They were afraid that he would get into trouble.

Dong Xuebing refused to listen. “Let me handle this. Don’t interfere.”

The call got through. “Hello? Xiao Dong?”

“It’s me.” Dong Xuebing quickly say: “I need your help here.”

“Oh. Wait a while.” Dong Xuebing could hear Xie Huilan talking to someone. “There is no need for that. Tell them to go to the meeting first. I will go later…… Xiao Dong. Tell me what happened.”

Dong Xuebing knew she was very busy with her work. He walked over to a quiet corner and said softly: “I have a friend working in a newspaper agency. A while ago, her leader wanted to matchmake her with his brother. But my friend refused, and that leader took revenge on her. That leader got a client to frame my friend and then demoted her from a team leader in the advertising division to a backend staff in the reporter department. He even sent her on a dangerous undercover investigation on illegal tour guides at Zhejiang. Because of this investigation, my friend was beaten up by that illegal tour guide. Now, that person still wants to send my friend to operate the lifts. How can he do this? I am now at the newspaper agency to reason with their leader, but that Chief Editor just ignores my complaints. He turned a blind eye to all these, and……”

“Which newspaper agency?”

“Beijing Times News Agency.”

“What is that leader’s name?”

Dong Xuebing covered the phone and asked Aunt Xuan. “What’s that Gong fellow’s full name?”

Qu Yunxuan hesitated and said: “Gong Wei.” Dong Xuebing then walked away from the other, and no one could hear what he was saying and who he was talking to.

“His name is Gong Wei.” Dong Xuebing also did not want to bother Xie Huilan. But he got no other choices. “Sister Xie, this matter……”

“Ok. I got the whole picture. Their Chief Editor is over there? Can you pass the phone to him?”

Dong Xuebing said yes and walked over to the Chief Editor to pass him the phone. “Answer it!”

The Head of the Newspaper agency knew about the commotion in the Reporter Department, and the Chief Editor was explaining to the head over the phone. He saw Dong Xuebing passing him his phone and replied without thinking: “I am not answering it!” He thought Dong Xuebing had gone to his Public Security Bureau leader. But Public Security had nothing to do with his newspaper agency. He does not need to give any face to the Public Security Bureau’s leaders.

Gong Wei looked at Dong Xuebing with a smirk on his face.

Dong Xuebing shrugged his shoulders and said into the phone. “Sister Xie, he refuses to answer.”

Xie Huilan, on the other line, paused for a few seconds before saying: “I know!” Tuuuuu……. The line was cut.

Dong Xuebing was stunned. What does she mean by she knows? She still has not told me what she will be doing. Why did she hang up? This matter was too troublesome for her to handle? Shouldn’t be. Even if she does not have any authority, she was also from the Publicity Department of the Communist Party of China. The Publicity Department of the Communist Party of China was the department that oversees the Beijing Daily Group. This should not be troublesome for her.

After thinking for a while, Dong Xuebing kept his phone.

Qu Yunxuan asked: “Xiao Bing, who did you called?”

“A friend.”

The Chief Editor finished reporting to the Head of the agency, and Deputy Editor Gong shouted to the two security guards. “What are you waiting for? Chase him out!”

The Chief Editor also waved his hand: “Get him out of here! Don’t let him create any more nuisance here!”

The two security guards heard the orders from their leaders. They hesitated for a while and looked at the police logo on Dong Xuebing’s ID card. But they still move closer to Dong Xuebing slowly.

The rest of the reporters were slightly disappointed that the show was ending.

Deputy Editor Gong pointed at Qu Yunxuan. “You are the one who brought him here? Kicking the desk?! Destroying our agency’s property?! Disrupting our work here?! Scolding the leaders?! Fine! Qu Yunxuan, you are very capable! I will not settle all these scores with that guy! I will settle all these with you! From today onwards, you will……”

Just when Gong Wei was scolding relentlessly and the two security guards trying to carry Dong Xuebing out, a young man ran out of the elevator. “Chief Editor! Chief Editor! We are in trouble!”

The Chief Editor frowned. “What’s there to panic? Tell me what happened.”

The young man panted and said: “There was a phone call to your office earlier. You are not around, so I answered for you. The higher-ups had issued an order. With immediate effect, our newspaper agency will stop publication for restructuring!”

“What?”

Everyone was dumbfounded!

The Chief Editor and Gong Wei were shocked. They did not care about Dong Xuebing and quickly took out their phones to make calls!

Soon, the whole newspaper agency knew about the order. Everyone who heard of the order were shocked. Stop publication? Why? Restructuring? They had restructured in the past. But stop publication for restructuring? This was the first time they heard of such order. Moreover, the order starts with “With immediate effect.” That means they had to stop publication more than one day. It might be one week or even one month! How can this be happening? That means everyone at the agency will be out of jobs for a month?

The other departments of the agency might not know the reason, but the people at the reporter department turned to look at Dong Xuebing after they got over the shock!

Qu Yunxuan was also in a daze. She asked: “Xiao Bing, this……. You are the one behind this?”

The Chief Editor and Gong Wei had not thought of Dong Xuebing. But when they heard Qu Yunxuan, they turned to look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing was shocked too. Damn! Stop publication? Does she need to be so ruthless? He had only wanted to ask Xie Huilan to pressurize the leaders at the agency and settle his problem. But stopping publication was a bit too much. This…… was Xie Huilan doings? Beijing Times might not be some major newspapers, but it was still a newspaper with the word “Beijing” in its name. This was a word with weight. She could just ask them to stop publication just like that? Ask for restructuring without any reason?

Dong Xuebing was shocked, but he did not show it on his face. He pretended he knew what was be happening.

The Chief Editor does not believe it was Dong Xuebing that caused this to happen. It was because everything happened too fast. It was only a few minutes after Dong Xuebing hang up. Even if Dong Xuebing had gone to the leaders at the City’s Publicity Department, it was also impossible for the order to be issued so fast. Issuing an order like this without discussion or approvals? Who has the authority to order them to stop publication? No one! No one dares to give such an order! No one can take on this responsibility!

The Chief Editor immediately called a leader from another department. He also does not know what happened. He did not even know about the order of them stopping publication. That’s it. The Chief Editor was relieved. It must be his secretary who had misheard, or someone was impersonating a leader from the Publicity Department. Stop publication? Hahaha. How is this possible?!

But a few seconds later, the Chief Editor’s phone rang. It was a number from the City’s Publicity Department.

The Chief Editor paused for a few seconds and answered: “Director Yan.”

Director Yan, on the other end of the phone, started scolding: “What the hell is your Beijing Times doing? Ah? What did you all do?” Bang, bang, bang! It was the sounds of Director Yan banging on the table. “A leader from the Central Publicity Department called us to complain about your newspaper agency! The caller specifically named you and someone by the name of Gong Wei! You all really did us proud! Now, the whole department knows both of you!!!”

“Ah? Central Publicity Department?” The Chief Editor immediately turns pale. “Director Yan, this……”

Because Director Yan was shouting at the top of his voice, Gong Wei heard everything. He almost shits his pants. A leader from the Central Publicity Department specifically complained about him? Goddamn!

Director Yan shouts: “I don’t care what happened! I don’t want to know who did you all offended! I want you to solve this immediately! If the order is not retracted by noon, you and that Gong Wei will pack your bags and go!” Tuuuuu…… He hanged up!

The Chief Editor and Gong Wei were looking at the phone in a daze. They did not expect this incident to blow up like this. Now, even if these two people were idiots, they also know that it was this young man who caused the newspaper agency to stop publications! The rest of the people in the office saw their Chief Editor and Gong Wei’s facial expressions and then looked at Dong Xuebing. This young man only made a call, and the whole agency had to stop publications. How influential were his connections? They remembered what Dong Xuebing said before his phone call. “If you all don’t give me an answer, then I will give you all an answer!” Everyone realized that Dong Xuebing was not boasting when he said this.

The Chief Editor immediately regretted. This incident had nothing to do with him. It was all caused by Gong Wei. Just because he chose to ignore this, he was dragged into this mess. What the hell was this? He was thinking how to pacify Dong Xuebing. But there were too many employees present. He was not willing to lose face in front of them. He did not say a word and stood there looking at Dong Xuebing.

Suddenly the elevator doors opened, and the Head of the news agency walked out. “What’s happening? What is going on?”

The Chief Editor sighed and walked over to explain to the Head.

The Head of the agency’s face became darker as he listened to the Chief Editor. He was furious and points at Gong Wei without saying a word.

Dong Xuebing took a glance at the few leaders of the agency and said coldly: “I also want to settle this amicably. But since I arrived in the morning, no one wants to listen to me. All of you only knows how to use your authority to brush me aside. Fine. Now, can you all settle this issue for me?” At first, Dong Xuebing felt it might be too overbearing to make this newspaper agency to stop publications. But after thinking for a while, they were the unreasonable ones first. Why should Dong Xuebing be reasonable with them? If this order did not come in, no one would bother to listen to him!

The Head of the agency looked at Dong Xuebing. He knew that the higher-ups did not really want to let the agency stop publications. They only wanted to warn the agency that if they don’t settle this problem, the agency might have to stop publications. This was why the agency’s head panicked. He forced a smile: “Hi, can we speak in private at my office? We will make sure we will investigate all your complaints and give you an answer.”

Dong Xuebing also did not want to make Qu Yunxuan embarrass in front of so many people. He nodded and followed the Agency’s Head.

Qu Yunxuan followed behind and asked softly: “Xiao Bing, is the newspaper really going to stop publishing? Who did you call?”

Dong Xuebing turned and replied: “A leader from the Central Publicity Department. She owes me a favor in the past.”

Agency’s Head office.

Gong Wei knew he was in deep trouble. At the same time, he felt wronged. He had only transferred that bitch to another department. What’s the big deal? He could not understand why Dong Xuebing would get a leader from the Central Publicity Department to help him over such a small matter. This was not all. The leader even ordered a suspension on their agency? All these just to get back at him and want an answer? Gong Wei believed that Dong Xuebing wanted more. So, he tried to act smart and said: “I might have overlooked over Qu Yunxuan’s work. Head, I suggest transferring Qu Yunxuan back to the advertising division. There is a vacancy for the deputy chief there.”

The Agency Head looked at Dong Xuebing.

But Dong Xuebing immediately blow up: “F**k you! Overlook? You really know how to avoid taking responsibility! I am telling all of you now! I am here today is not to ask for a promotion for Aunt Xuan! I am here to reason with you all! You think leaders have rights and your subordinates do not have human rights? Let’s settle our scores one by one. Collaborating with a client to accuse Aunt Xuan, transferring her to another department as support staff, picking on her at work, and forcing her to date with Gong Wei’s brother! If none of you can give me a good explanation, fine. I am not in a hurry too. Aunt Xuan, let’s go!” Dong Xuebing pulled Qu Yunxuan and was about to walk out.

The Chief Editor panicked. “Don’t…… wait a minute……”

The Agency Head banged the table angrily and points at Gong Wei: “Something like this had happened? Why am I not informed?!” It was not sure if he was pretending or was really not aware.

Gong Wei tried to explain himself: “Head, it’s not……”

Dong Xuebing does not want to waste any more time. “I only have a few requests. Number 1. Gong Wei must apologize to Aunt Xuan. Number 2. He must be demoted from his position of Deputy Editor. Number 3. I don’t what he will be doing in the future, but from today onwards, I want him to work as the lift attendant for a week! All three demands must be met!” Dong Xuebing had the upper hand now. Xie Huilan had helped him set up all these, and he can’t just let them off so lightly.

Demote? Operate the lift? Gong Wei’s face changed: “Head!” He wanted to kill Dong Xuebing on the spot. This was too humiliating!

The Head frowned. “Young man, I can understand your feelings now. But we still have not investigated this incident thoroughly, and I can’t make the decisions now. How about this? If Deputy Editor really had something to do with Qu Yunxuan’s transfer and forced her to date with his brother, I promise I will demote him.”

“How long will it be for this investigation to be over? You want to drag this out? It’s fine with me. We will go back first. Call me when you get the evidence.”

The Agency Head did not expect Dong Xuebing’s temper to be so foul. “Young man, we also have our difficulties. I can’t just demote a Deputy Editor without evidence. I do not have this authority. I still need to report this to the higher-ups. Furthermore, to ask him to operate the lifts……”

“Now you are telling me about evidence? When Gong Wei accused Aunt Xuan, what are you all doing? When Aunt Xuan complained to you all, why didn’t you all investigate and get the evidence? Stop bullshiting me!” Dong Xuebing showed 3 fingers. “I only have 3 demands, and there’s no negotiation. Just say whether you all agree or not!”

Qu Yunxuan was moved. She did not say a word and let Dong Xuebing handle everything.

The Agency Head had a headache. Why does he have to face someone so unreasonable? He rubbed the bridge of his nose and glanced at the Chief Editor.

The Chief Editor was in a hurry to save himself and does not have the time to care about Gong Wei. He blinked and nodded.

Gong Wei panicked: “Head! Chief!”

The Agency head sighed and looked at his watch. He does not have much time from noon, the time when their papers are published. If he cant settle this as soon as possible and that leader in the Central Publicity Department got angry, he might also be dragged down and lose his position. The Agency Head thought about this and made his decision. “Ok! Qu Yunxuan will resume her former position and be transferred back to the Advertising Division. Deputy Editor Gong will be removed from his position. Before his next job arrangement is out, he will be operating the elevators!” The Head then turned to Gong Wei: “Apologize to Team Leader Qu now!”

“Head! I really did not abuse my authority…….”

The Agency Head stared at him. “Hurry Up!” You are responsible for all this mess, and you are still not willing to take responsibility?

Gong Wei gave up. He knew it’s over for him. He wanted to just throw his resignation letter and just leave. He had the experience of being the Deputy Editor at Beijing Times and should be able to get a job at other newspaper agencies. But he knew if he did not settle this today, that leader from the Central Publicity Department would not let him off. He will not be able to survive in any workplace. Gong Wei turned to Qu Yunxuan and looked at her for a long time. He gritted his teeth and said: “I’m sorry.”

The Agency Head says: “Young man, we have given you an explanation now. Can you……”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan, and she nodded. He turned to the Agency Head: “Fine. Everything will end here. But before I go, I must take the elevator operated by Gong Wei.”

Gong Wei: You!”

News of Editor Gong operating the lifts spread throughout the agency. Many people did not believe it and ran to the elevators to see for themselves. The former almighty Editor Gong was standing there pressing the buttons of the elevators.

Dong Xuebing felt terrific. Back on the second floor, he remembered that he had left his work ID at the reporter department. He took his ID and kept it back in his pocket. Cao Ping and the rest were looking at him as he walked out of the News Agency. On the way out, he called Xie Huilan. “Sister Xie, everything is settled. Thank you very much.”

Chapter 127 – Under the bed

8 pm.

Qu Yunxuan’s unit.

It was getting colder as winter approaches. The heating in this estate was not very powerful, and Dong Xuebing could only sit near the heater in the living room watching the news on TV. He knows after the mess he created at the newspaper agency, Qu Yunxuan, who had resumed her position, will have many works to do. She won’t be able to return home at about 7pm. But Dong Xuebing waited until 8pm. Aunt Xuan was still not back yet. Dong Xuebing thought for a while and sent her an SMS asking where she was. Then he went to the bathroom to cut his nails.

Sounds of keys rattling could be heard outside the door, and after a while, the door opens.

“Mum, I have already submitted my resignation letter. Let’s stop talking about this.” Qu Yunxuan walked in with her phone. She hanged her bag on a hook and looked towards the bathroom. “I can just look for another job……. Don’t worry about me. I am fine. You don’t need to come over……. No need…… Yes…… I am really fine. Let’s talk again, tomorrow…… Ok. Bye.”

Dong Xuebing heard the conversation, put down the nail clipper, and walked out of the bathroom. “What resignation letter?”

Qu Yunxuan kept her iPhone 4 and smiles: “I resigned this afternoon. Make a guess, what did I write in my resignation letter? I only wrote two words. I quit. Hahaha. I am back late is because of a farewell dinner with my colleagues.”

Dong Xuebing thought for a while: “Is it because of the trouble I created?” He knew that the head of the news agency and the rest had agreed to reinstate Qu Yunxuan’s position was due to the pressure from the Central Publicity Department. But there will definitely rumors, and gossip about Qu Yunxuan and the leaders will look at her differently. It was not easy to face these.

“What are you talking about?! If it wasn’t for you, I would still be accused and got to resign with humiliation. But you have help me get back at them and that Gong Wei still had to operate the elevators. What’s the big deal with resigning?” Qu Yunxuan laughed as she said this. “My colleagues at the agency are still talking about this. Some people who hated that Gong Wei did not do any work in the afternoon. They spent the whole afternoon taking the elevators up and down.”

Dong Xuebing also felt this was a good thing for Qu Yunxuan. He rather Qu Yunxuan to resign with her head held high than to leave after being humiliated.

“Oh, your friend seems to be somebody. After you leave, the higher-ups withdraw the order to stop publications.”

“Ah…… I am also not sure about this. Her position should not be so influential.” Dong Xuebing felt Xue Huilan must have asked someone to help her. The State Publicity Department’s research division should not have the authority to give such orders. Sighed…… I had only helped her get back her wallet from that thief, and she returned such a big favor. Now, I am the one owing her a favour. Hmmm……. I must return her the favour in the future.

Qu Yunxuan took off her leather shoes and changed to slippers. She sat on the sofa and took a sip of hot tea. She looked at Dong Xuebing without blinking.

Dong Xuebing felt uncomfortable: “What’s wrong? Why are you looking at me this way?”

Qu Yunxuan replied in a serious tone: “Xiao Bing, do you still remember about the traffic accident near our estate? If you did not save me from that truck, I would have died. Also, I can’t imagine how badly beaten up I will be if you arrived a few minutes late in Hangzhou. Plus, this time, you…… you have helped me a lot…… I can’t……” Qu Yunxuan touched Dong Xuebing’s face lightly. “Thank you. Thank you so much.”

Dong Xuebing coughed embarrassedly: “What are you talking about? We are already in that sort of relationship and what’s there to be thankful about?”

“Rubbish! Who is in a relationship with you?” Qu Yunxuan flicked his forehead and laughed. “I will go take a shower now. You rest early tonight.”

“Errr…… the heating system in our building is not warm. Can I sleep at your place tonight?”

“……. What do you think?”

“I can sleep on the sofa.”

“Even if you sleep on the floor is also not allowed.”

“Ah…… just for this one time…… Please…….”

“Go away! Or I will hit you!” Qu Yunxuan was feeling angry and funny at the same time. She slapped Dong Xuebing’s hand, which was about to grope her butt. Then she stood up and went back to her room to get a set of long johns. She brought the long johns into the bathroom and slammed the door shut. “If you are not in a hurry to go back, then watch TV by yourself. I might need your help later.”

“Ok!”

Although Aunt Xuan was acting the same as before, Dong Xuebing knew that they had gotten closer after everything that had happened. Dong Xuebing could not concentrate on the TV after he heard some movements in the bathroom. He looked towards the direction of the toilet for a long time. He mustered up his courage and carried a chair softly towards the bathroom door. He placed the chair outside the bathroom door and looked at the frosted glass door. Nothing can be seen through the frosted glass door. He could only see some shadows. But at least this was better than watching the TV.

Swish, tap – this sounds like Aunt Xuan taking off her clothes and placing them in the washing machine.

Flip flop, flip flops – It was the sound of rubber slippers.

Shhhh……. The water for the shower head was turned on.

Splatter…… Aunt Xuan should be washing her hair or cleaning her body with shower foam.

Dong Xuebing felt he could see what Aunt Xuan was doing behind the door.

The water sound stopped, and after a while, the bathroom door opened slightly. “Xiao Bing, help me……. Huh? What are you doing here?” Qu Yunxuan saw Dong Xuebing through the small crack of the door and immediately slam the door shut. “Pervert! Why are you peeping? You want a beating by me?”

Dong Xuebing sweated. “I did not see anything. Really. This place is warmer, so I sat here for a while. Err…… why did you call out to me?”

Qu Yunxuan paused for a while. “I forgot to bring my underwear. It is in the bottom drawer of my closet. Can you bring it to me?”

Dong Xuebing became excited when he heard this ‘mission.’ “Ok! Be right back!”

“Don’t go through all my things!”

“I know.” Dong Xuebing quickly entered Qu Yunxuan’s room and opened the bottom drawer. He could smell a lovely fragrance as he opened the drawer. The drawer was full of woman’s underwear and bra. There was a red-colored piece, some were lacy, and some were skinned colored. Dong Xuebing shouted: “What color do you want? Do you want those thicker type or the thin type? Also, what designs do you need? Lacy or non-lacy?”

“Do you believe that I will kill you when I come out?”

“Huh? I just want to get the right piece for you. You want me to choose for you?”

“Just hurry up and don’t go through my stuff.”

“Ok.” Qu Yunxuan’s underwear was big. It was bigger than his underwear. Dong Xuebing chose a matching set he likes. It was lacy and very sexy. But he thought for a while and felt it does not suit Aunt Xuan. So, he picked another set which was skinned colored. The material felt soft and smooth. This should suit her well. “Oh, do you need me to bring you a pair of stockings?”

Aunt Xuan paused for a while and replied: “Bring me a pair.”

“You want the thin types or the thicker ones? White or red color?”

“Are you done with your questions? Just hurry up!”

Dong Xuebing swung her panties with his fingers and walked to the bathroom. He knocked on the door. “Here….”

The person outside the frosted glass door could not see clearly if the person inside stands away from the door. But if the person inside moved nearer to the door, the one outside will be able to see the inside clearer. Aunt Xuan was pressing against the door to avoid Dong Xuebing from getting a glimpse of her naked body when she opens the door slightly. She opened the door slightly and extended her hand out. “Where is it?”

Qu Yunxuan was leaning against the glass door, and Dong Xuebing could see her breast clearly!

“Pass it to me. What are you waiting for?”

Dong Xuebing’s heart was racing. He had always wanted to see this part of Qu Yunxuan.

A few seconds later, Aunt Xuan realized what was happening and quickly step away from the frosted glass door. But the two round watermarks were still on the door.

Dong Xuebing swallowed his saliva: “Here……. Take it.”

That fair smooth hand snatched the underwear from Dong Xuebing, and her fingernails even scratched his arm. “Sooner or later, I will die from anger! Go and switch on the air conditioner! Go and warm up the house now!”

Dong Xuebing thought to himself. ‘When did I piss you off?’ He returned to the living and switch on the air conditioner. Warm air started to flow out after a while. At the same time, Qu Yunxuan also walks into the living room in her long johns and dripping hair. She looked beautiful as usual, and her body-hugging long johns showed her voluptuous figure.

Dong Xuebing could not take his eyes off her and extended his arms to hug her. “Xuan Xuan.”

“Stop fooling around.” Qu Yunxuan rolled her eyes. “Help me first. I have some scratches which I can’t reach. These scratches should be from Hangzhou. Can you apply some anti-inflammation cream for me?” She picked up a tube of medicine and passed it to Dong Xuebing. “Let’s go to the room.”

Dong Xuebing heard that and felt his heart ached. “You should have told me earlier. Quick, show me the wound. If it is serious, you should go and see a doctor.”

“I will be fine after applying some medicine.” After entering the bedroom, Qu Yunxuan sat on the bed and hesitated. Her face was red as she turned away from Dong Xuebing. She slowly lifts her long johns to show her fair and smooth back. “Can you see it?”

Dong Xuebing controlled himself and replied. “I can’t see it.”

Qu Yunxuan lifted her top higher, and her bra and the whole lower back was showing. “How about now?”

“There are no wounds at all.”

“You want me to hit you with a broom?”

Dong Xuebing replied innocently. “I am not lying. There are really no wounds. Errr…… I can only see a little mole on your back.”

Qu Yunxuan turned and stared at him. She hesitated and slowly removed her top. After removing her top, she quickly covers her chest with her clothes. “How about now?”

Dong Xuebing replied: “Aunt Xuan, do you want me to bring a mirror for you? There are no wounds on your back.”

“Oh…… my bra strap must be covering the scratches. You…… Errrr……” Qu Yunxuan did not continue and only show him her exposed back.

Dong Xuebing immediately understood what she wants. “You want me to unhook your bra?” Seeing no reply from her, Dong Xuebing cleared his throat and rubbed his hands. He carefully reached over with his fingers and fumble with the hook. He finally manages to unhook her bra after a long time. Aunt Xuan’s back was fully exposed to him.

“Don’t look at other places. Can you see the scratches?”

Dong Xuebing saw some scratches in the center of her back and quickly applied some medication evenly on the wound. “The wound is not very big and should heal soon. Is it painful?”

“No. It just feels itchy.”

“Then, it must be healing. Be careful when you wear your bra these few days. Avoid touching the wound.” After applying the medicine, Dong Xuebing lowered his head and blew on her wound lightly.

Qu Yunxuan shivered. “It’s ticklish. Stop fooling around.” She looked at the time. “It’s already 9 pm. Go back and sleep.”

Dong Xuebing was unwilling to leave. “I really cannot sleep here with you?”

“Nonsense. How can we sleep together?” Qu Yunxuan turned around and looked at him. She lowered her head and give him a peck on his checks. “Go back. I still need to wear my clothes.”

Dong Xuebing blinked and said: “One more kiss.”

Qu Yunxuan used her legs and knees to prevent Dong Xuebing from moving closer to her and gave him a light kiss on his lips.

Although it was not enough, Dong Xuebing was satisfied. “Wear your clothes now and don’t catch a cold. I will go……”

Clicked, clicked! Someone was opening the gates of Qu Yunxuan’s unit. Before both of them could react, the main door opened, and someone shouted. “Yunxuan, why did you resign? Hurry up and tell me what happened.” It was Qu Yunxuan’s mother. “Even if they transfer you to another department, you also do not have to resign. Did something happen at work?”

Qu Yunxuan panicked and tried to wear back her bra and top. However, she could not find the opening of her top in her rush. Instead, she exposed her breast to Dong Xuebing.

But Dong Xuebing was not in the mood to enjoy the view. He quickly stood up and looked at Qu Yunxuan, asking her what he should do now.

“Yunxuan, are you sleeping?”

Qu Yunxuan had no time to wear back her clothes and grabbed Dong Xuebing. She pushes him down, asking him to hide under the bed first. If she were caught in her current state with Xiao Bing by her mother, her mother would surely misunderstand them were doing something in the room. “Mum…… didn’t I tell you not to go out so late at night? It is almost new year, and it is not safe outside!”

Dong Xuebing knew what Aunt Xuan meant and quickly lifted the sheets and hid under the bed.

“I am concern about you. You just keep everything to yourself!” Qu Yunxuan’s mother had walked to the bedroom and entered!

Qu Yunxuan immediately moved forward to block her mother.

Dong Xuebing knew both his legs were still outside and quickly moved his legs under the bed.

“Eh, why are you not wearing anything? What are you doing?”

“I have some scratches on my back, and I am applying medicine. Let’s go to the living room. I had switched on the air conditioner. Let’s talk in the living room.”

“Where is the wound? Let me see.”

Dong Xuebing, who was under the bed, could hear the door of the bedroom closing, and the mother and daughter’s voices getting softer.  He looked around him and was speechless. How did such a ridiculous thing happen to him? He could faintly hear Qu Yunxuan telling her mother what happened at the newspaper agency. 5 minutes…… 10 minutes…… 15 minutes……

After a while. “Mum, you better go back now.”

“Didn’t you say it is dangerous outside? It is almost 9.30 pm. How can I go back now?”

“Then…… you…… Errr……”

“Ok. I am feeling more assured now. It’s also good you resign from that place. Those people should be taught a lesson. That Dong Xuebing brat is really capable now. He even knows people in the Central Publicity Department?”

Dong Xuebing rolled his eyes when he heard it. In front of me, you call me Xiao Bing, when I am not around, you call me a brat?

“Ok. Let stop talking and sleep. Yunxuan, get me a blanket. We will sleep together tonight.”

“Errr…….”

“What is wrong with you today? What do you want to say?”

“Nothing. Why not you sleep on the sofa tonight?”

“Huh? I raise you up for almost 30 years, and you are telling me to sleep on the sofa?”

“That’s not I meant. Look at my hands and here. These are the injuries I got from Hangzhou. If we slept on a bed together, you might touch my wounds. I also have some scratches on my back. It will be painful if you accidentally touch it and I won’t be able to sleep well.”

“You are so pampered?”

“……”

“Fine. Go and get me a blanket. I will sleep on the sofa tonight! Hmph!”

The bedroom door opened and Dong Xuebing could see Qu Yunxuan’s feet. She took a blanket from her closet and passed to her mother. She then chatted with her mother for a while before returning to her room. She closes the door softly and locked it.

“Eh, come out.” Qu Yunxuan kicked her bed and said softly.

Dong Xuebing slowly crawled out from under the bed. “What should we do now? Wait for Aunty to sleep first?”

Qu Yunxuan sat on the bed helplessly. “She will hear us opening the door even when she sleeps.”

Dong Xuebing blinked: “Then……”

Qu Yunxuan sat there for a while and then walked over to the closet. She looked around in her closet and took out a thick blanket. She threw it on her bed. “You are not allowed to speak in your dreams, and you are not allowed to touch me, Do you understand?”

Damn!

Dong Xuebing brightens up. “I can sleep here? Both of us in one bed?”

Qu Yunxuan stares at him. “If you want, you can sleep on the floor! I will not care if you caught a cold!”

Hahaha. Being trap inside the room by Qu Yunxuan’s mother was not a bad thing at all!

Chapter 128 – Pushing Xuan Xuan down

“Eh, Yunxuan, why did you close your door? The warm air from the air conditioner will not enter your room.”

“Mum, I’m not cold.”

“Then I will switch the air conditioner off. Don’t waste electricity. Sleep early.”

“Ok. Goodnight.”

After Qu Yunxuan finishes talking to her mother from her room, she switches off the lights. She sat down in her skinned-colored long johns and took off her socks. She turned to look at Dong Xuebing and then got under her pink blanket. She laid on her pillow and moved to the right side of her small double bed.

Dong Xuebing stood beside the bed and called out softly: “Aunt Xuan.”

“……”

“Let’s surf the net for a while. I’m not sleepy yet.”

“……”

“How about playing some cards?”

“……”

Dong Xuebing was disappointed when he saw Qu Yunxuan was ignoring him. He could only take off his clothes and place his coat and pants neatly on the nightstand. Dong Xuebing thought for a while and then take off his long johns. Wearing only his underpants, he got under the new blanket. It was cold.

Qu Yunxuan, who was back facing him, stirred: “Why are you shivering?”

Dong Xuebing rubbed his hands under the blanket. “It’s too cold. Your heater is even worse than my unit. Those heating companies are so stingy. How much more does it cost if they turn up the heat slightly? We are paying them for heating services.”

Qu Yunxuan turned slowly and faced Dong Xuebing. “It is the same every year.”

Faint moonlight was coming through the windows, and Dong Xuebing was looking at her. “Aunt Xuan, why are you so beautiful?”

“Shut up…….” Qu Yunxuan was smiling. “You are just saying this to make me happy.”

“Huh? Didn’t you say I only know how to make you mad? When did this change?”

Qu Yunxuan got her hand out from her blanket and hit his thighs.

Dong Xuebing grumbled softly: “Aunt Xuan, I am also a small leader now. Can you stop hitting me like this? It’s embarrassing.”

Qu Yunxuan laughed, but she felt she was too loud and quickly covered her mouth with her hand. “Who ask you to keep touching me?”

“That’s because I like you.” Dong Xuebing blinked and asked: “Do you like me?

“Nonsense. I will tear your mouth.” Qu Yunxuan stared at him.

“Why do you always stare at me like this when I mention this? Xuan Xuan, we have held hands and kissed. Now we are even sleeping on the same bed. Are we in a relationship?” Dong Xuebing’s hand reached under Qu Yunxuan’s blanket and held her hand. “Be my girlfriend. Don’t let me wait any longer. My mum had called to ask me to look for a girlfriend.”

Qu Yunxuan laughed: “Go and look for someone else.”

Dong Xuebing replied unhappily: “If you say this, I will go and look for a girlfriend. I will really look for someone else.”

“……” Qu Yunxuan did not say anything and slapped Dong Xuebing’s hand away. She then hugged her blanket and turned away from him.

“Aunt Xuan, say something.” Dong Xuebing pushes Qu Yunxuan’s back lightly. “Give me an answer.”

Qu Yunxuan seems to be deliberating about something. She tosses and turns for a while and then looked at Dong Xuebing. “Xiao Bing, give me some time to consider can? To me, getting into a relationship is not a joking matter. I need to consider this seriously. I will only get into a relationship for marriage. If I agree to be with you, do you think we will get married? Even if we got married, I am so much older than you. Your colleagues and leaders at your workplace will know and gossip behind your back.”

Dong Xuebing opened his eyes wide: “I shall see who dares to talk behind my back.”

“Look at yourself.” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s cheeks. “You think you can stop everyone from gossiping about you?”

“Let them gossip. I don’t care. Errr……. Will you be bothered by this?”

“……. I…… don’t care.”

“That’s it. This will not be a problem. Be my girlfriend, ok?”

Qu Yunxuan blushed slightly and then cleared her throat. “Hmmm…… Let me think about it.”

“What’s there to think? Although I have ordinary looks, height, character, family backgrounds and does not have high IQ or EQ, but…… but I am still good in many areas, like…… like…… Damn. What am I talking about? No…… What I want to say is that there are still some good points about me. Right? Right? You know, right?” Dong Xuebing said so much but could not come up with any good points about himself.

Qu Yunxuan laughed and poked his head with his fingers. “Stupid.”

“See, you are doing this again. I’m stupid? I just can’t articulate well and not smart enough. But my IQ should be around the national average, and definitely not below it. Stop calling me stupid. You make me feel like an idiot in front of you.” This was something Dong Xuebing could not change. But he knew his EQ had increased a lot after he entered the workforce. He was much better than before.

Qu Yunxuan laughed. “You…… I am praising you when I call you stupid. I don’t like those people who are smooth-talking.”

Dong Xuebing looked at her: “Then you like me?”

“I did not say that.”

Dong Xuebing felt he stands a chance. He kicks his blanket away and quickly got under Qu Yunxuan’s blanket. “Give me an answer now. Are you willing to be my girlfriend?”

“What are you doing? I told you not to touch me.” Qu Yunxuan pushes him angrily. “Get out of my blanket, or I will hit you.”

“You promise to be my girlfriend, and I will get out.”

“Let me think about it. Why are you so anxious?”

“Ah? You ask me why I am anxious? I am already in my twenties and have never dated before. Now, I finally found someone I like, and this person I like still let me hold her hands, kiss her, and she even show some interest in me. Tell me, why shouldn’t I be anxious? Let me have a feel of being in a relationship, ok?”

Qu Yunxuan heard what Dong Xuebing and stop pushing him out of her blanket. “I have also never dated anyone before. Why am I not anxious?”

“Balls! You are almost 30, and you are not anxious? Who would believe you?”

Slap. Qu Yunxuan hit his arms. “Stop swearing.”

Both argued on the topic of being anxious for several minutes when Dong Xuebing felt this was a meaningless argument. He rolled his eyes and stopped. Then he hugged Aunt Xuan’s curvy body from her back and pulled her back against his chest. His hand on her tummy pinched her fats lightly. “I don’t care whether if you are anxious or not. I only know that I am anxious. If you refuse to give me an answer, then I……. I will touch you.”

Qu Yunxuan used her head to push back against Dong Xuebing, hitting him on his chin lightly. “What are you saying? I will kill you!”

Dong Xuebing replied: “You will also agree to be my girlfriend eventually. Just let me touch you in advance. Furthermore, I have also touched you before.”

“Who will agree to you? Fat hope!” Qu Yunxuan pinched the hand on her tummy and kept quiet for a long time. She turned her head slightly towards Dong Xuebing and covered her chest area with her left hand and covered her bottom part with her right. “Don’t be too much, or I will not allow you to touch me. Do you understand?”

Dong Xuebing got excited and nodded.

“Pervert!” Qu Yunxuan scolded and then closes her eyes.

Dong Xuebing could felt his throat feeling dry from the excitement. He moved his hand down to Qu Yunxuan’s butt and squeezed outside her long johns. He lowered his head and kissed her ear lightly. He could feel her jumped slightly and he continued to kiss her ear lobes. Dong Xuebing had touched her thighs and legs before and thought he should try some other places. This time, he decided to try the upper body. He moved his hand around her waist and found the opening of her long john top. He immediately put his cold hand under it.

“It’s cold! Take it out!”

“Hehe, it will warm up soon.”

“…… You can only touch me outside my clothes. Do you hear me?”

“Hah, it’s the same inside and outside. My hands are cold. You can help me warm it.”

“Then you are not allowed to move upwards! Stop! This is the furthest you can touch! Don’t move upwards anymore, or I will hit you.”

“Eh, this is only your tummy. I will just move upwards slightly. Hmmm…… 5 cm ok?”

“At most 1 cm.”

“How about 4 cm? 1 cm is too little.” Dong Xuebing bargained.

“2 cm. If you move any higher, you will touch my…… You can take your hand out if you think it’s too little.”

“Ok. 2 cm will do. Release my hand.”

Dong Xuebing moved his hand higher and at the same time, pulled up her top slightly.

A few seconds later, Qu Yunxuan panicked. “Idiot! I told you not to be too much! Is this 2 cm? It is more than 6 cm! Stop fooling around! No! You cannot touch there!”

“Just for 1 minute. I will take my hands away after 1 minute.”

“Eh….. you are being……”

“Only 1 minute, ok? Please……”

“You think you are allowed to touch anywhere you like? You will be the death of me! You…… At most 10 seconds. I will count for you. 1……. 2…… 3……” After counting 10 seconds, “Your 10 seconds is up. Move your hand away!”

“A while more. Give me a few more minutes.”

“You don’t want to listen to me, is it? I am getting mad! Are you going to move your hand away?”

“Aiya, just give me 1 more minute. Only 1 minute……” Dong Xuebing continued to bargain.

5 minutes passed……

10 minutes passed……

Qu Yunxuan’s top was crumpled and pushed up all the way to her armpits. Her bottom was much better. Only the area around her butt was crumpled. Her long johns looked like it was just taken out from the washing machine.

At this moment, Dong Xuebing was supporting himself with his arms above Qu Yunxuan. He was sweating. “Aunt Xuan, can I?”

“What can?” Qu Yunxuan was blushing. Both her hands were covering the part between her legs. She opened her eyes wide and scolded: “I already let you touch all over my upper body. Now you want more? No! Absolutely no!”

Dong Xuebing knew this will end up in a debate again. He decided to save his breath and reach over to pull her pants.

“Do you believe that I will bite you to death?”

“……. No.”

“You…… stop. How can you…… Wait! Stop! Wait, wait, wait……”

“Huh? How long do I have to wait?”

“Let me consider about our relationship first. We cannot do this now!”

“Then you can consider now and tell me.”

“Let’s talk about this a few days later. How can I…… Eh! I told you to stop! Why are you so anxious? You will tear my pants……. You…… no…… how about I show you that part, but you are not allowed to touch. This is the furthest I will go. Ok?” Qu Yunxuan gave in slightly.

Seeing Qu Yunxuan giving in, Dong Xuebing took the chance. “We are already like this, what’s the difference with me looking and doing it?” Actually, he did not expect Qu Yunxuan to give in to him. After all, they are still not considered lovers. He was only trying his luck.

“Of course. There is a big difference. You don’t…… Wait…… Errr…… I…… will let you touch that part, but we cannot do it, ok? You……. Why are you still pulling my pants down? Stop it……” Both of them wrestled under the blanket for a while, and Qu Yunxuan gave up. She hit him on his arm. “Ok! Fine! Let go! I will take it off myself!”

Dong Xuebing’s heart was racing and let go of his hand.

Qu Yunxuan gave him a stare and pulled down her long john pants slowly. She was so slow that she took 1 minute to take it off.

Dong Xuebing swallowed his saliva and asked: “Can we do it now?”

“Let me think about it.” Qu Yunxuan took in a deep breath and exhaled. “You really want to do it?”

“Yes!”

“But.….. that……”

“What’s wrong?”

Qu Yunxuan looked at him and then relaxed. “……. Nothing. Then you…… you……”

She agreed? Dong Xuebing was excited and pressed down on her.

“Stop…… wait a while. Let me think about it. Stop first. I need to consider this.” Qu Yunxuan curled up and covered all her important areas.

“What’s wrong?”

Qu Yunxuan tapped her face with both her hands to calm herself down. She looked at him and then looked at the door. Qu Yunxuan covered her chest and sat up, pushing Dong Xuebing away. “Move aside. I will go and hear if my Mum is asleep or not.” She got off the bed, tip-toed to the door and pressed her ear against the door for a few minutes. She could hear faint snoring sounds in her living room and returned back under the blanket.

“Ok now?” Dong Xuebing asked eagerly.

Qu Yunxuan rubbed her face and asked: “Are we really going to do it? How did things end up like this? I am not prepared at all……. Xiao Bing, can we do this tomorrow? Give me some time to prepare myself. My mother is still outside, and if we are too loud, she might hear us. Be a good boy and listen to me. Tomorrow. I promise to do that with you tomorrow. I will let you do whatever you want, ok?”

“Is there any difference between today and tomorrow?” Dong Xuebing had been waiting for this for a long time. “I can’t even wait a single minute.”

Qu Yunxuan hesitated and said: “Then…… then……”

“Then what?” Dong Xuebing grabbed her hand, who was covering her lower body and lift it up above her pillow. He lowered himself and kissed her on her lips.

Qu Yunxuan looked at him and returned the kisses. “…… let’s do it then…… you only know how to take advantage of me. You know that I can’t bear to hit you for real.”

Dong Xuebing was afraid that she will shout out “wait” at the final minute. “I am going to do that now.”

“Ok……”

“You cannot ask me to stop now, ok?”

“Hmmm.”

Hahaha. Success!

Dong Xuebing was looking forward to this day. He was more excited now than he got the results of the civil servant exams and his promotion. The woman lying on the bed beneath him was Aunt Xuan. A woman he secretly admired for years. She was his goddess, the perfect goddess!

Now, Aunt Xuan had agreed to let him do that with her? Dong Xuebing felt he was dreaming.

“What are you thinking?” Qu Yunxuan gave him a stare. “Are you going to do it? If you are not going to do it, I will sleep.”

“No, no, no…….”

Dong Xuebing was afraid that they would be too loud, he used the blanket to cover both of them. It was dark inside, but Dong Xuebing could feel and found the right places. The wriggled inside the blanket for a while, and then a corner of the blanket was lifted up, and long john pants were thrown out. After a while, a skinned-colored panty was thrown out.

About a minute later, Qu Yunxuan shouted out in pain.

Qu Yunxuan’s mother asked: “Yunxuan, why are you shouting? What happened?”

Dong Xuebing froze in his tracks. He dares not move.

Qu Yunxuan was in pain and was covering her mouth. She heard her mother asking and quickly stick her head out of the blanket and took a deep breath, before saying: “I accidentally touched my wound when I turned. I’m fine.”

“I thought something had happened. Go back to sleep.” After saying that she yawned and outside became quiet again.

Qu Yunxuan whispered in pain. “Wait for my Mum to sleep first. Can we stop now?”

Dong Xuebing, who was overcome with lust, did not want to wait a single second more. He immediately starts to move again.

“I told you to wait a while……. Ahhh…….”

10 minutes……

15 minutes……

The blanket was moving up and down, and the bed was shaking with a steady rhythm. This was the first time Dong Xuebing touched a woman. He also did not know what to do. He just moved based on his feelings. Up, up, down, down, left, left, right, right…… This feeling was terrific!!

Chapter 129 – Auction!

Next morning.

The skies just turned bright, and Dong Xuebing woke up. He rubbed his eyes and stretched. He opened his mouth wide and wanted to yawn. But before he could yawn, slap! A small fair hand covered his mouth, and the other hand put the finger on her lips, telling him not to make any noise. Dong Xuebing remembered he was still in Qu Yunxuan’s unit and her mother was still sleeping on the sofa outside. He listened carefully for a while, but could not hear any movements outside.

“Xuan Xuan, you are up?”

“Call me Aunt Xuan. Where is your respect? I woke up for a while.”

“We have already done that, how can I still address you as Aunt now?”

“……”

Qu Yunxuan was hugging Dong Xuebing’s waist and resting her head on his arms. Her long hair was on his shoulders, and she looked so cute and helpless. Dong Xuebing noticed there were some changes in Qu Yunxuan and he smiled. He had a sense of accomplishment and felt fulfilled. He reached over and hugged her naked body. “You are awake for a while and is still hugging me? Huh? You still don’t want to admit that you like me all this while?”

“Stop smirking!” Qu Yunxuan heard what Dong Xuebing said and blushed. She quickly pushes him away. “Who likes you?!”

“Xiao Xuan Xuan……”

“Call me Aunt!”

Dong Xuebing cleared his throat: “Aunt Xuan, have you considered now? Are you willing to be my girlfriend?”

Qu Yunxuan looked at him and pinched his nose playfully. “I still need to consider.”

“Huh? We are already in this state, and you still want to think about it?” Dong Xuebing replied and squeezed her butt.

“I will hit you! Stop touching me!”

“Fine…… fine…… go and consider. I will listen to you.”

Qu Yunxuan laughed sweetly and pinched his nose again. “Ok. I will give you an answer when I am ready. Are you still going back to sleep? My Mum should be still sleeping. Later when she goes to the kitchen to prepare breakfast, you secretly sneak out. You cannot go out now. If you are sleepy, sleep a while more.”

“I’m not sleepy.” Dong Xuebing hugged her tightly and asked. “Shall we do it one more time?”

“Stop it! It’s still painful!”

“You should be fine. Come, let try again. If you are in pain, we will stop.”

“Go to hell.” Qu Yunxuan pinched his thigh hard. “Last night, my Mum almost heard us. We can’t do it now. If you still want, you got to wait until tonight.”

“We really cannot do it now?”

“Absolutely no!”

Dong Xuebing was itching to do it again. He had tasted Aunt Xuan once and wanted more. But Qu Yunxuan refused to do it now, and he did not want to force her. He suppressed his desire and just touched her all over her body. This time, Qu Yunxuan did not stop him. She looked at him lovingly and played with his hair, twirling his hair around her fingers and used her long hair to tickle his face.

Suddenly there were the sounds of slippers, and someone tried to open the bedroom door. “Why did you lock your door? Are you awake?”

Qu Yunxuan immediately replies: “I was drained yesterday. Let me sleep a while longer. Are you preparing breakfast, or do you want me to prepare?”

“Stop your nonsense. You are going to sleep a while more, how are you going to prepare breakfast? I will cook breakfast. You get up now. Later you got to look for a new job.” After nagging at her daughter, Qu Yunxuan’s mother went to the bathroom to wash up.

Qu Yunxuan slapped the hand which was still on her breast lightly. “Go and get dress.”

Dong Xuebing unwillingly take his hands off her and start to wear his clothes. Qu Yunxuan felt embarrassed, but she still got out from under the blanket to look for her underwear and long johns. Dong Xuebing was looking at her while she wore her clothes. She gave him a stare, and after she got dressed, she walked over to Dong Xuebing and helped him button up his shirt. She was like a newlywed wife helping her husband wear his shirt.

Dong Xuebing suddenly got an idea: “Aunt Xuan, let me hear you calling me, Dear.”

Qu Yunxuan blushed and rolled her eyes. “What are you talking about?!”

“Just once. One time will do.”

“Shameless.” Qu Yunxuan straightens his collar. “I’m not calling you that.”

“Eh, you got nothing to lose when you call me dear.”

Qu Yunxuan rolled her eyes again and ignored him. She quickly took out the blood-stained bedsheets and stuff it into the bottom of her closet.

There were sounds of cooking in the kitchen. Qu Yunxuan’s mother had started cooking.

“Go back now. If not, you will not have the chance to go out.” Qu Yunxuan opened the door and looked outside. She saw there was no one in the living room and turned back to pull Dong Xuebing. They quickly walked across the living to the door and opened the door softly. “Hurry up.”

Dong Xuebing said: “I need to go out in the morning and should be back in the afternoon. I will look for you when I come back.”

Qu Yunxuan nodded. “I……. will wait for you.”

“Try to ask your mother to go back tonight, so we can……”

“Just go! Stop talking nonsense here! Go!”

Dong Xuebing returned back to his unit with a good mood. He had finally bedded Aunt Xuan. He had finally tried the feeling of making love…. It was…… it was…… exciting. Dong Xuebing took off his clothes and went to take a shower. After he dried his hair, he thought if he should go and watch those type of films to learn some tricks.

Ring, ring, ring…… Dong Xuebing’s iPhone 4 rang.

Dong Xuebing looked at the number. It was Teacher Sun from Hanhai Auctions. “Hello, Teacher Sun?”

“Xiao Dong, the auctions will be starting soon. I have prepared the ticket for you. What time are you coming?”

“Thank you. It’s from Ya An Hotel? I will go over now.”

“Ok. I will wait for you at the carpark.”

After hanging up, Dong Xuebing was thinking of giving Aunt Xuan a surprise. His pearl necklace would be auctioned off in the morning, and he should get 1 million RMB. He would be able to help her set up a company she wants.

10 am.

An Ya Hotel.

There was a big open-air carpark in front of the hotel. Dong Xuebing saw Teacher Sun the moment he alighted from his taxi. Teacher Sun was on the phone not far from the entrance of the hotel. He seems to be very busy. He ended his call when Dong Xuebing walked over to him. Teacher Sun saw him and smiled. “You are here? Let’s go up together. The auctions are at the ballroom on level 7.” Teacher Sun took out a number sign. “Here. This is for you. No. 33.”

Dong Xuebing took the sign from him: “Thank you.”

“Don’t mention it. Actually, you don’t need this sign to enter the auctions. I can just tell them to let you in.”

“Oh really? I thought I need to place a deposit to enter.”

“Hahaha, you are a seller. We will let you in. You have your own sign now. If you see anything that interests you, you can bid. I saw the list of items on auctions. There are some items which are quite worth bidding.”

Dong Xuebing nodded and thought to himself. He had less than 2,000 RMB left. How to bid?

Teacher Sun brought Dong Xuebing to the ballroom and then left. He seems to be in a hurry. He should have some work back at Han Hai Auctions waiting for him.

The small ballroom was spacious, and there were not a lot of chairs around. There was only 7 – 8 rows of chairs. Many men in business suits were walking in after registering. Dong Xuebing showed his number sign to the staffs at the entrance and entered. He chose a seat in the last row at a corner and sat there waiting for the auction to start.

10 minutes later, the auction starts.

The auctioneer walked up the stage with a mic and said: “Good morning, ladies and gentlemen. Welcome to Han Hai Auctions’ 27th auctions. It’s an honor for me to hold the bidding hammer in front of you. I am Li Bin, a national auctioneer in the country. My registration number is 15336781.” The auctioneer was about 40 years old. After his opening, he started to count the number signs present.

It was not long before the first item appeared on the screen.

The auctioneer introduces: “This is a 3-legged furnace from the mid-Qing dynasty. The height is 13 cm, and the color is fine with good craftsmanship. This furnace is rare and very hard to find. The starting bid is 2,000 and every time you raise your number sign is an increase of 500 RMB. Ok, let the bidding start.”

Dong Xuebing heard raising the sign was only adding 500 RMB to the bid, he knew this item will not fetch a high price.

A fat lady raises her number sign.

The auctioneer says: “2,500…… No. 2 bid 2,500……”

A man from southern province raised his sign and shouted: “4,000.”

“4,000…… is there anyone higher? 4,000……”

In the end, the man from the southern province won the furnace. The transaction price was 10,000 RMB.

2 minutes later, the bidding started for the second item.

This was the first time Dong Xuebing went to an auction. He was looking at those people bidding with interest. Suddenly, someone opened the door, and 4 young men entered with their number signs. After entering, they started to look for seats. The leader of them, about 30 years old, with long hair looked over toward Dong Xuebing. There were 3 empty seats beside him.

The man with a mole said to the long-haired man. “Wei Nan, let’s sit over there.”

The long hair man nodded and walked over with his 3 friends. “Hey, friend.”

Dong Xuebing had seen them and knew they will be going to him as there were 3 empty places beside him. He moved his legs to let them pass. But those people did not move. Dong Xuebing was puzzled. “You all are not going in?”

That Wei Nan said: “Friend, can you sit some other places?”

Dong Xuebing was stunned for a few seconds. “What do you think?”

Wei Nan replied. “There is an empty seat in front. We are here together and would want to sit together.”

Dong Xuebing was frustrated. Damn. You all want to sit together, and I got to give up my seat for you all? Why should I? Who do you think you are? “If you all want to sit together at the auction, come early next time. I want to sit here. You all can look for other seats.” Dong Xuebing had been a leader for a month. His way of talking had changed slightly and sounded like he was teaching others. If these people were here before the auctions, Dong Xuebing would not mind switching seats with them. But the auction started, and they were late. Yet they still want to choose seats? You want me to give up my seat to you all and then go to the front to look for an empty seat? Are you crazy?!

“Hey!” That man with a mole was furious. “You think you are some sort of big shot?”

Wei Nan frowned and stared at Dong Xuebing. “Bro, give me some face.”

Dong Xuebing thought to himself. You all don’t even know basic courtesy and still, want me to give up my seat? He smiled coldly and said: “You want me to give you face? Then who will give me face?!”

A young man at the back banged the table: “F**K! Are you going to change seats?”

Dong Xuebing looked at that man in his eyes and said slowly: “Watch your language! I am not changing!”

That young man was furious, but Wei Nan pulled him back and shook his head. He looked at Dong Xuebing and then told the person beside him: “You go and find a place in front.” That man seems to be his follower. He nodded and quickly walk to the front. Wei Nan and the other two men sat down beside Dong Xuebing.

Dong Xuebing can’t be bothered with them and continued to watch the auctions.

The 3rd item……

The 5th item……

Wei Nan and his men seem to be waiting for some item. They did not raise their number signs even once.

Suddenly, the auctioneer on the stage announced: “The following item…… is an item lots of you are waiting for. This is also the last item up for auction in the morning. Pearl Necklace. The pearls are all-natural and are all golden pearls. Every pearl has a diameter ranging from 1.4 cm to 1.8 cm. You can never find such a necklace elsewhere……. The starting bid is…… 500,000 RMB! Every time you raise your number sign is 10,000 RMB. Bidding starts now!”

It’s here! Dong Xuebing brightens up and starts to look around!

A man with a mustache raised his sign.

“510,000……. Is there anyone higher? 510,000…….”

A middle-aged woman raised her sign without hesitations and shouted: “550,000!”

A young man in the front roll raised his sign. 560,000.

That middle-aged woman shouted again: “600,000 RMB!”

The auctioneer shouted: “600,000…… No. 6 bid 600,000…… is there anyone else interested? 600,000 once……”

Dong Xuebing also got excited when he saw people fighting over his item. He secretly prayed that there are a few tycoons among the crowded. If only two people were interested in this necklace, then the prices will not go up. Can it be higher?

“620,000!”

“No. 21 bid 620,000…… 620,000…… Oh, that lady over there. No. 6 bid 630,000…… is 630,000 the highest bid? Ah! No. 21 bid 650,000! 650,000 once…… 650,000 twice…… Over there! 690,000……. Is there anyone higher?”

That No. 6 middle-aged woman gave up.

Just when Dong Xuebing was nervously looking at the auctions, a loud voice shouted beside him: “750,000!”

Dong Xuebing was shocked and turned to look at the long hair man sitting beside him. It was Wei Nan who made that bid. Dong Xuebing thought to himself. So, these people are here for my pearl necklace. No wonder they did not bid on other items. But when Dong Xuebing looked at them, they were also looking at Dong Xuebing proudly. Their eyes were looking down at him. It was like saying ‘look, we made a 750,000 bid. Can you bid so much?’

Damn! The necklace you all are bidding is mine! Do you all need to be so proud?! Dong Xuebing could tell that this Wei Nan was wealthy and look down on others. He took a glance at Dong Xuebing arrogantly, and look away.

“750,000…… No. 36 bid 750,000…… any more bids?”

A middle-aged man, who had made a bid for the necklace, turned and saw Wei Nan. He looked surprised and then smiled.

Wei Nan returned his smile.

That middle-aged man put down his number sign. He decided to give up on that necklace.

Dong Xuebing was surprised too. These two people knew each other? Damn! They are not going to outbid each other? Come on! Increase the bids! It’s only 750,000 now!

That man from the southern province continued to bid. “800,000!”

Wei Nan did not even think about it. “850,000!”

That man thought for a while: “860,000!”

Wei Nan shouted loudly: “880,000!”

Dong Xuebing also realized that quite a lot of people at the auction knew Wei Nan. A lot of them turned and smiles at him. Dong Xuebing immediately knew this Wei Nan must be someone prominent, or someone from his family had lots of connections. If not, those people in their 40s and 50s will not give in to a young man in his early 30s.

Someone powerful? Who cares! Hurry up and raise the bids! 880,000 is still too little!

Dong Xuebing did not care about anything else. He was only concern about how much his necklace could fetch. He needed the money to set up a company!

“880,000 once…… Any higher bids? 880,000……” The auctioneer shouted. “880,000 twice……”

Dong Xuebing was worried.

No more bids?! No one at the auction dares to compete with this man?!

F**k! What was happening? Come on! Don’t end this so early!

Dong Xuebing’s heart was thumping. The starting bid was low and increased very fast. But now, the necklace had only fetched a low price of 880,000 RMB. Dong Xuebing still have to pay the auction house commission. He might as well sell the necklace to someone at 1 million. These people at the auction might not be interested in this necklace, or they might have stop bidding because of some other reasons.

Dong Xuebing would only get about 600,000 RMB after deducting the commission if the necklace was sold at 880,000!

God damn it! I put in so much effort for this necklace, and I can only get 600,000 RMB?! It was too far from 1 million!

“880,000…… any more bids?” The auctioneer had already raised his hammer.

Wei Nan was smiling confidently. This was a surprise. He had expected this necklace to reach 1.2 million. He had got a big bargain! The people here were not interested in pearls. Hahaha…… I will save quite a bit.

Damn! Dong Xuebing was pissed when he saw Wei Nan’s smile.

This is it? Let this fellow get this bargain? I can only get back about 600,000 RMB? I wasted my time to go to Zhejiang?

“880,000……” The auctioneer moved his hammer and was about to drop it. “Going thrice……”

Before he could finish saying his sentence, someone quickly raises his number sign and shouts: “1 million!”

Everyone at the auction turned and look!

It was Dong Xuebing who had bid!

Wei Nan was stunned for a while and looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing did not look at anyone. He was just looking at the necklace.

“1 million…… No. 33 bid 1 million……”

A young man sitting beside Wei Nan cursed and then whispered something to Wei Nan. After that, Wei Nan raised his sign “1.05 million!” Wei Nan was thinking to himself. ‘I shall see if you dare to continue.’ Wei Nan was from a wealthy family and had met lots of successful businessmen before. He could tell from Dong Xuebing’s dressing and body language, that he was not someone rich.

But Dong Xuebing did not even hesitate. He just raised the bid: “1.2 million!”

Wei Nan was shocked. His friends beside him were also shocked. This young brat dares to bid more than 1 million?

“Oh…… 1.2 million…… anyone else with higher bids? No. 33 had bid 1.2 million…… Going once…… 1.2 million…… Going twice……”

Wei Nan gritted his teeth. “1.3 million!” He felt Dong Xuebing should not dare to raise his bid any further.

But Dong Xuebing dares: “1.4 million!”

Wei Nan was furious. This person had made him lose face in front of his friends earlier. He could have won this necklace at 880,000 RMB, but this person purposely increases the bid. Trying to compete who have more money with me? I am not scared! He raised: “1.45 million!”

Dong Xuebing shouts: “1.5 million!”

Wei Nan clenched his teeth: “1.55 million!”

Dong Xuebing turned and took a look at Wei Nan, before raising his sign: “1.6 million!”

The rest of the people at the auction stirred.

Everyone at the auction could feel the tension and keep quiet. They were looking at both Dong Xuebing and Wei Nan. 1.6 million…… This was a ridiculous price. Was he bidding this necklace for his girlfriend?

Wei Nan’s face changed and looked furious for a while, before calming himself down. He knew he should not continue to bid. It was not because he did not have the money. It was because he felt it was not worth it. He smiled coldly to himself. 1.6 million for a necklace which was worth only about 1 million RMB? Are you stupid? He turned to the two young men beside him and said something. Those two young men looked at Dong Xuebing and smiled. With the commission, Dong Xuebing got to pay at least 1.8 million!

“1.6 million once…… 1.6 million twice……” The auctioneer raised his hammer and hit it hard. “1.6 million thrice! Sold!”

Wei Nan was pleased. He laughed to himself and called Dong Xuebing fool in his heart.

Dong Xuebing turned and looked at Wei Nan. He was also calling him a fool in his heart. He smiled at Wei Nan and said: BACK!

The scenes before his eyes flashed!

Dong Xuebing could feel his hand was raised. He looked up and saw he was holding his number sign.

The auctioneer, which had dropped the hammer earlier, had returned back to the time when Dong Xuebing and Wei Nan were competing. He pointed to Dong Xuebing: “Oh…… 1.2 million…… anyone else with higher bids? No. 33 had bid 1.2 million…… Going once…… 1.2 million…… Going twice……”

This was the time before the bidding ends!

Dong Xuebing had saved his powers, and he could use it 3 times. Now, he had used once, and he still have two times left.

Dong Xuebing suddenly got this idea when Wei Nan was about to win the necklace at 880,000 RMB. He had almost forgotten about his powers after not using it for a few days.

Wei Nan gritted his teeth and looked at Dong Xuebing coldly. “1.3 million!” It was as if he was daring Dong Xuebing to raise the bid.

Dong Xuebing shouts: “1.4 million!”

Wei Nan frowned and raised the bid: “1.45 million!”

Dong Xuebing shouts: “1.5 million!”

Wei Nan looked at his two friends and then shouted: “1.55 million!” Wei Nan calmed down and took a few deep breaths. He had thought about this. From Dong Xuebing’s previous few bids, Wei Nan felt Dong Xuebing would surely increase his bids. You are so confident about getting that necklace? But I am not! I will not waste my money like this. Hahaha, this will teach you a lesson!

“1.55 million……. Any more bids? 1.55 million once……”

Wei Nan lowered his head and said something to his friends.

Those two young men seem to understand what was happening and were looking at Dong Xuebing. They were trying to dare Dong Xuebing to bid.

But after Dong Xuebing shouted 1.5 million, he did not say anything else and closes his eyes!

Wei Nan did not expect Dong Xuebing to react this way. He was stunned.

“1.55 million twice…… Anyone with a higher bid?” That Auctioneer looked at Dong Xuebing in the crowd and noticed that Dong Xuebing looks like he had fallen asleep. The auctioneer was speechless and then raise his hammer: “1.55 million…… thrice! Bang!” He dropped the hammer hard: “Sold!”

Wei Nan and his friends’ face changed! Why this person did not carry on bid? He had been bidding without hesitation earlier. He seemed to be determined to get this necklace, and that’s why he bid 1.5 million…….

Clap, clap, clap…… Everyone at the auction clapped. They were clapping for Wei Nan!

Dong Xuebing was overjoyed in his heart. The returns this time was huge!

1.55 million RMB!

After deducting the commission and other charges, Dong Xuebing would get about 1.3 million RMB! This was 300,000 more than the 1 million he expected!!!

Chapter 130 – Company!

Evening.

Dong Xuebing was humming a song excitedly as he returned to Heping North street. He had just returned from Han Hai Auctions. He was late because he wanted to give Aunt Xuan a surprise. That Wei Nan had paid for the necklace with a credit card in the afternoon. By right, Dong Xuebing would get the money one week later. But he went to Han Hai Auctions to wait for them to transfer 1.32 million RMB into his account.

Qu Yunxuan’s unit.

Qu Yunxuan and her mother had brought out the dishes from the kitchen.

Dong Xuebing, who had just entered the apartment, laughed: “Aunt Xuan, Aunty, I am here for dinner.”

“Xiao Bing, you are back at the right time. I did not see you for some time, and you look brighter. Are you dating someone now?” Qu Yunxuan’s mother said.

Dong Xuebing secretly looked at Qu Yunxuan and cleared his throat. “No. Who would want to date someone like me?”

Qu Yunxuan set the chopsticks and bowls on the table and knocked Dong Xuebing’s head. “Can’t you give other replies? What’s wrong with you? Although your salary is not high, at least you are getting the benefits of a Deputy Section Chief. You are still very young. I had the farewell dinner with my colleagues yesterday, and an older sister of mine kept asking me about you. She says she wants to introduce her niece to you.”

Qu Yunxuan’s mother laughed. “Good. Yunxuan, you must help Xiao Bing keep a lookout.”

Qu Yunxuan laughed: “I must see what Xiao Bing thinks. If he is interested, I will introduce someone to him.”

“Errr…… Never mind. I am not in a hurry.” Dong Xuebing rolled his eyes and thought to himself. Aunt Xuan is good at pretending.

During dinner, Qu Yunxuan’s mother kept adding food to Dong Xuebing’s bowl. “Xiao Bing, I have heard what happened at the news agency. I really want to thank you. You have saved Yunxuan’s life before, and you have helped her again this time. Here…… eat more……” Qu Yunxuan’s mother kept saying beautiful things to Dong Xuebing and suddenly asked: “Xiao Bing, I heard that you know a leader at the Central Publicity department?”

Dong Xuebing swallowed his food and replied: “Yes. I know her, but we are not very close.”

Qu Yunxuan’s mother looked at Dong Xuebing and put down her chopsticks. “Can you ask that leader if she can help your Aunt Xuan get a job?”

“Mum!” Qu Yunxuan frowned. “Xiao Bing had helped me a lot. We cannot bother him anymore.”

Dong Xuebing smiled and rubbed his nose. “This…… should not be a problem. Aunt Xuan, you still want to work in the media industry? If you want, I can ask for you. But I thought you want to set up a company and be a general manager?”

Qu Yunxuan’s mother smiled when he heard Dong Xuebing was willing to help. “Come, try this braised pork. Hahaha. Don’t listen to your Aunt Xuan. Who would want her to be a General Manager? Didn’t the stock market crash recently? All her savings are trapped inside. It will take at least 1 year before she can take out her savings. How can she set up a company without money? She can’t even afford the rent of a roadside stall.”

Dong Xuebing was stunned. “Ah? You lost money in the stock market? Why didn’t you tell me?”

Qu Yunxuan smiled wearily. “It’s not a lot of money.”

“Aiyo…… if you need money, I can give you some.” Qu Yunxuan should be feeling the strain after losing her savings and job.

Qu Yunxuan rolled her eyes. “Save it. Your salary is not high too. I can manage on my own.”

“Oh, ok.”

Dong Xuebing noticed that Qu Yunxuan might have bathed when he was out. Her dressing and makeup were not the same as the morning. She was now wearing a white knitted sweater and a pair of tight black pants. He could see the outlines of her shapely legs. Dong Xuebing continued eating and secretly took off his slippers under the table. He used his feet and toes to rub against Aunt Xuan’s legs.

Qu Yunxuan immediately blushed and avoided looking at Dong Xuebing. She just lowered her head and continue eating.

Qu Yunxuan’s mother did not notice anything wrong and was still talking. “Among the few youngsters in the neighborhood, only Xiao Bing stand out. I was chatting with some neighbors in the afternoon, and they were still talking about that Section Chief Xu incident. Sigh…… Just look at our Yunxuan. She tried to set up a company with her friends after graduation, but the company failed. Now? She lost her job and savings. If this carries on, when will I get to carry a grandson? Xiao Bing, you must help me persuade your Aunt Xuan. It is not practical to set up a company and do business. She should just get a husband…….”

Dong Xuebing smiled embarrassedly. “Ok. I will try to talk to her.” As he was replying, he raised his feet upwards to caress Aunt Xuan’s thighs under the table.

Qu Yunxuan was fidgeting, and she lowered one hand to stop Dong Xuebing’s feet in between her legs. “Don’t try to persuade me. I will stop dreaming about owning a business. I also did not say I need a partner to set up a business. But now, even I want to set up a business or get into a partnership with someone else, is also impossible.”

Qu Yunxuan was pressing down on Dong Xuebing’s ankle to stop his leg from moving, but he could still move his toes. His toes were moving up and down, feeling her thighs through the smooth fabric of her pants.

Qu Yunxuan’s mother was oblivious to what was happening under the table. She smiled when she heard what her daughter said. “That’s right. You should get a husband as soon as possible and have a grandson for me to take care.”

Qu Yunxuan’s breathing was getting faster and then said: “Let me…… get a job first. I can get a job myself and don’t need Xiao Bing’s help.”

Qu Yunxuan’s mother grumbled. “It is better to work for the government. What job can you get? Private companies? Foreign companies?”

“Just let me handle this.” Qu Yunxuan closed her legs tightly and was trying to push Dong Xuebing’s leg away under the table.

“Eh, why is your face red?” Qu Yunxuan’s mother frowned. “Are you having a fever? Come over and let me take a look.”

“Nothing. I just feel a bit warm.”

Dong Xuebing stopped teasing her and retract his leg and wear back his slippers. He continued with his dinner heartily. Tight pants feel the best. It was smooth, elastic, and feel like he was touching her legs directly.

After dinner, Qu Yunxuan said: “Mum, you go back and rest early. I will wash the dishes.”

Qu Yunxuan’s mother nodded: “You better get a job soon. Xiao Bing, I will go back now. Come over to my place when you are free.”

“Ok. Bye.”

Dong Xuebing and Qu Yunxuan walked Qu Yunxuan’s mother to the door and watch her walked down the stairs. After Qu Yunxuan closed the door, she immediately hit Dong Xuebing a few times on his arm. “You pervert. My mother is around, and you still dare to touch me? Are you itching for a beating?” Slap, slap, slap. “Do you still dare to touch me again?”

Touch you?

Dong Xuebing heard the word ‘touch’ and got excited. “Xuan Xuan, then can I touch you now?”

“What are you talking about?” Qu Yunxuan immediately takes one step back. “Shameless. You cannot touch me today.”

Dong Xuebing selectively choose to not hear that, and move forward and pinned both of her hands against the door.

Qu Yunxuan was against the door and could not move away. “You hooligan! Stop disturbing me. I still have not wash the dishes…… Ah…. Don’t touch there…… No…… it is still daylight now. Let’s wait until night…… Ah…… Noooo…… We cannot do this in the day…… stop taking off my clothes…… you…… stop! You will be the death of me…… you…… go to the room! If we do it here, the neighbors will hear us.”

Dong Xuebing stopped kissing her neck and then carried her up.

Qu Yunxuan blushed and hugged him around his neck. Her face was all red as she stares at him. “I should not let you do it last night. I should have known after the first time, you will keep wanting it…… Why did I have to get involved with you? You are a hooligan, pervert!”

Dong Xuebing carried her and walked quickly into her room and threw her onto the bed. “Am I really that bad?”

“What do you think?” Qu Yunxuan immediately pulled up her pants, which was around her knees. “Other than bullying me, what else can you do? You are just a hooligan.” Although Qu Yunxuan was scolding Dong Xuebing, she was still looking very feminine and sexy.

“Then I will show you what is bad!” Dong Xuebing took off all his clothes in a few seconds and jumped onto the bed. “What’s wrong?”

Qu Yunxuan was staring at him angrily for a few seconds, and then she slowly pulled up her sweater. “Switch off the lights and pull up the curtains.” After she stripped, she moved over and opened the bottom drawer of her bedside drawers. She took out a small box and threw it at Dong Xuebing. “Wear this!”

Dong Xuebing picked up that small box. Everything on the box was written in English. “What is this?”

Qu Yunxuan blushed. “I also don’t know.”

“Huh? You don’t know what this is, and you want me to wear it?” Dong Xuebing looked at the back of the box and realized what this item was. It was a box of condoms. “You bought this during the day?”

Qu Yunxuan seems to remember something and hit him. “You still dare to mention this? I am so embarrassed today. That look from the cashier is so……”

Dong Xuebing laughed. “You are just feeling guilty, and that’s the reason why you feel other people are giving you weird looks.”

“You are the guilty one. It’s all your fault!”

“Fine, fine, fine…… Everything is my fault.” Dong Xuebing opened the box and took out everything from the box. He then tears open one and examines it. “Errr…… Aunt Xuan, this……. How do I use this? Do you know?”

“How would I know? You are asking for a beating?!”

“I also don’t know how to use it. Huh, there are instructions. Wait a while.”

5 minutes passed……

10 minutes passed……

After experimenting and wasting two condoms, Dong Xuebing finally knew how to wear it. He saw Qu Yunxuan looking at him and felt he was belittled. “The instructions are not clear. It’s too vague. I…… “Qu Yunxuan rolled her eyes, and Dong Xuebing stopped explaining. He jumped on top of her and start their ‘wrestling’ session.

Time passes.

The skies had turned dark, and the curtains had blocked most of the moonlight. The room was very dark.

Both their breathing slowly calmed down. After a while, Qu Yunxuan said in the darkness. She sounded tired. “You got what you want now. You are not allowed to ask for more tonight. I whole body is aching.”

“Hmmm…… Let’s talk about it later at night.”

Slap! Dong Xuebing got a slap on his arm. “I still have not agreed to be your girlfriend. What is this?” Dong Xuebing felt Qu Yunxuan hugging him around his waist. “If your mother and my mother find out about our relationship, there will be an uproar.”

Dong Xuebing held her hand, which was hugging him. “Stop being so negative. What uproar? My mother would be overjoyed to have a daughter-in-law like you. Your mother also likes me a lot. I think they will not mind.”

“My mother is……” Aunt Xuan stopped halfway.

Dong Xuebing knew what she wanted to say. Her mother does not speak her mind and thinks different from the way she acts. “Let’s stop thinking about these. Xuan Xuan, I want to ask you something.”

“Call me, Aunt Xuan!”

“Aunt Xuan, I want to ask you something.”

“What?”

“Do you really want to start your own business?”

“Not anymore.”

“Really?”

“…… Yes……”

Dong Xuebing laughed. “I thought I can surprise with a gift. Never mind. Seems like my gift is useless now.”

“Surprise? What surprise?”

“Never mind. Just pretend I never say anything.”

Dong Xuebing felt a pinch on his tummy. “You cannot do this. Quick tell me about this surprise.”

“Call me ‘Dear hubby’ and I will tell you.”

“You…… you are making fun of me. I will not call you that.”

“Then forget it.”

One minute later. “…… Can I just call you, dear?”

“No.”

“You…… It’s fine even if you do not want to tell me. You must have bought some cosmetics for me, right?” After a while, Qu Yunxuan asked. “Xiao Bing, is it cosmetics? Or……. Perfume? It must be perfume. What brand is it?” Qu Yunxuan was a bit mad when she saw Dong Xuebing ignoring her. She hit him twice on his back and hesitated for a long time. Finally, she moved closer to Dong Xuebing’s ear and bit it lightly. She said softly into his ears: “Dear hubby, dear Xiao Bing Xiao Bing Gege.…… are you satisfy now?”

Dong Xuebing could feel his body melting. “Yes…… yes…… Xiao Bing Gege sounds nice. You will call me this in the future.”

“Why don’t you go to hell?” Qu Yunxuan felt embarrassing to call someone much younger than her as an older brother. Her face was already as red as a tomato. “Hurry up and tell me. What surprises do you have for me? Did you spend money on some expensive items again? If you do that, I will hit you with a feather duster.”

Dong Xuebing cleared his throat and got up from the bed. He put on his slippers and switch on the lights. Qu Yunxuan immediately covers herself up with the blankets. Dong Xuebing laughed and walked naked to his clothes on the chair. He took out a bank book from his pocket. It was an ICBC bank book. This saving account is linked to an ATM card in his wallet. A few years ago, ICBC bank had issued ATM cards which were linked directly to savings accounts. But this was stopped because of security issues. Now, not a lot of people owns ATM cards with full access to their savings account.

“Bank book?” Qu Yunxuan’s eyes opened wide. She was older than Dong Xuebing and had more pride. “Didn’t I say I still have enough money? I don’t need to use your money.”

Dong Xuebing passed the bank book to her: “Eh, I did not say I am lending you money. Take a look at first.”

Qu Yunxuan snatched the bank book from and threw it on the bed. “I am not looking, and I don’t need your money.”

“Just one look.” Dong Xuebing opened up the bank book and showed it to Qu Yunxuan. “Here. Look here.”

Qu Yunxuan gave him a stare and then took a glance at the bank book. “Ok. I have seen it. What do you want?” Qu Yunxuan finished saying and then froze suddenly. She looked at the bank book again. “1… 2… 3… 4… 5… 6… 7… 7 zeros? 1.32 million?”

Dong Xuebing nodded and was waiting for Qu Yunxuan to praise him. How many people can raise 1 million in 3 months? Dong Xuebing felt proud of this achievement.

But Qu Yunxuan did not praise him. Instead, her face turned black with anger and pointed at him in his face. She then grabbed a pillow and start hitting him. “You brat! What did I tell you before you enter the government service? You must not accept any money from others. Why you did not listen to me? 1 million? Are you crazy?”

Dong Xuebing quickly raised his hand to shield himself. “Aunt Xuan, Xuan Xuan, wait. Listen to me first.”

“What do you want to say? Hurry and return the money. Do you want to go to jail?”

“Huh? This is my hard-earned money and is not from bribes.” Dong Xuebing was speechless. He grabbed Qu Yunxuan and explained: “Just think about it. I am only a deputy Chief of a General Affairs Office. What authority do I have? Who is willing to spend so much money to bribe me? Are they idiots?” Qu Yunxuan stopped, and Dong Xuebing continued. “I got this money legally. I traded shares once, found an ancient coin once, stone and pearl gambling. Here, I still have a contract with me. This morning, I sold a golden pearl necklace at Han Hai Auctions and got 1.32 million RMB.”

Qu Yunxuan asked: “Really?”

“Of course. I will not lie to you.”

Qu Yunxuan opened the bank book and looked at all the transactions. “What about all these transactions? Explain all these transactions to me.”

Dong Xuebing briefly explained to her, and he claims it was all due to his luck.

After hearing Dong Xuebing’s explanations, Qu Yunxuan took a deep breath. “Wow…… you got 1.3 million just like this?” Qu Yunxuan was happy for Dong Xuebing and gave him a playful pinched on his nose. “You are really capable. Now, you do not need to rent an apartment here. Hurry and buy a two-bedroom unit. You should not be renting apartment forever. Hmmmm…… 1.3 million should be able to get a small 2-bedrooms apartment outside of the fourth ring. When are you going to view houses? I can help to give you some suggestions.”

Dong Xuebing laughed and put the bank book into Qu Yunxuan’s hand.

Qu Yunxuan was stunned. “What are you going to?”

“What am I doing?” Dong Xuebing laughed and said: “This is for you to set up your own business.”

Qu Yunxuan laughed and gave him a stare: “Stop joking, or I will really take this bank book away.”

Dong Xuebing replied. “I am serious. This money if for you. Didn’t I say I am giving you a surprise? Here. This is a surprise.”

“For me?” Qu Yunxuan paused for a while, before throwing the bank book back at him. “I cannot accept your money.”

Dong Xuebing pushed the bank book back to her. “Why not? Don’t you want to start your own business? 1.3 million should be enough.”

Qu Yunxuan’s eyes were teary and said: “How can I use your money? No.”

“Eh, is there still a need to differentiate what’s mine and yours? I have thought about this before. Buying a house can wait. When the company can make money, we will be able to afford a new house easily. Let’s split this money equally. The company will be registered under your name, and you will manage it. I will just get 50% of shares of the company and wait for my share of the profits. Ok?”

“Of course not. The money belongs to you, why are you only getting 50%?”

“Then I get 60% shares.”

Qu Yunxuan thought for a while and said. “Xiao Bing…… Thank you. Thank you so much. It has been my dream to set up my own business, but I cannot use your many. If you really care for me and wants to set up a business, then I can register the company under my name. But you own all the shares of the company. I will only help you manage the company. Just give me some salary after the company is set up. If the business fails, then…… Forget it. Let’s forget it. I do not have confidence to make this work. I am afraid of your money……”

“It’s our money.”

“It’s yours.”

“It’s ours.”

“……”

Dong Xuebing continued: “Stop thinking about the profits and losses. What matter most is you are happy. Just do whatever business you like and don’t give yourself too much pressure. It’s fine even if you lose money.” Dong Xuebing hugged her and planted a kiss on her chest. “I am happy when you are happy.”

Qu Yunxuan’s tears were able to fall. She hugged Dong Xuebing and asked: “Why do you treat me so well?”

“Because I like you.”

“This is more than 1 million, and you are just leaving so much money with me? You don’t even care about what business I will be doing, and don’t care about the profits and losses?”

“Hahaha, I just care about you. Since you want to start your own business, then we will start it.”

Qu Yunxuan tightens her hug: “Thank you…… Thank you very much. This is really a surprise. I……”

Dong Xuebing interrupted her: “To be honest, you are the one who had given me a bigger surprise. I never expected to be able to sleep with you.”

“You are talking nonsense.” Qu Yunxuan rolled her eyes. “I am very touched, and you just blurt out such vulgar words. You want me to hit you?”

Dong Xuebing exclaimed: “Sleeping with you is vulgar?”

“Yes.”

“Then let’s talk about something which is not vulgar.”

Dong Xuebing and Qu Yunxuan held hands and sat on the bed. They were discussing happily and while holding on to the bank book. They were looking forward to the future and feels like a married couple. In the end, Qu Yunxuan decided to look around first before deciding what business to go into. She was considering the industry of their business and whether if they should set up the business in Beijing. These were all not decided. She also refused to own any shares of this company, despite Dong Xuebing persuasions. Dong Xuebing also gave up. Anyway, both of them were already in a relationship, and it doesn’t matter who owns more shares. They just want to work hard together and make this company a success.

Chapter 131 – Back to work

The next day.

Dong Xuebing had handed over the task of setting up a company with Aunt Xuan and did not want to interfere. After waking up, he cleaned up his unit and then took a taxi to the Western District Branch Bureau. He had received a call from Deputy Chief Xu Yan last night, telling him that his vacation was over. Dong Xuebing had also finished what he needs to do. He has the money and a girlfriend now. What’s left was his promotion to Deputy Section Chief rank.

Dong Xuebing smiled and greeted his colleagues as he walked into the bureau’s compound.

“Oh, Chief Dong, you are back.”

“Good morning Chief Dong. I still have not congratulated you for resuming your position.”

“Chief Dong, you are looking great today. Are you free this evening? Want to have dinner together?”

Those staff members and leaders, who had avoided Dong Xuebing in the past, greeted him enthusiastically. After so many incidents, everyone in the branch knew who Chief Xiao Dong was. Firefighter. Able to fight any fire and save the situation. The omnipotent Xiao Dong, the plague Xiao Dong, the godly Xiao Dong, etc. There were too many nicknames. But no matter whether if the staff likes Dong Xuebing or not, no one would doubt his abilities. Just look at last week’s incident. The corruption case had shocked the whole State Security in Beijing. It does not matter if it was Chief Xiao Dong that brought down Zhou Guoan. But what matters most was Chief Xiao Dong was still able to come back to work, and Zhuo Guoan and Guo Shunjie, who had conflicts with him, will never return.

What does this mean? This is Chief Xiao Dong’s capabilities.

This is what he could do.

The General Affairs Office.

Tan Limei and Zhuang Zhi were making eyes with each other in front of the copying machine. Guo Panwei was staring at the ceiling in a daze. Chang Juan was touching up her makeup as usual, and Old Yan was still reading his papers. If any leaders saw their staffs like this, they would surely blow up. But Dong Xuebing likes them to be like this. He likes this relaxing mood. After everything that had happened, they should have some peaceful days.

After observing his colleagues for a while, Dong Xuebing cleared his throat and walked in. “All of you are busy at work?”

Everyone in the office jumps.

Chang Juan quickly put her cosmetics into her drawer, and Guo Panwei immediately stands up.

“I will prepare tea for you.”

“Chief Dong, your…. Your vacation is over?”

“Yes. I am officially back to work today.” Dong Xuebing has never wanted to be a strict supervisor. He still felt he should mix around with his staff. He looked at Tan Limei and Sun Zhuang and laughingly said: “Xiao Tan, Xiao Sun, both of you are dating now, right? How come you two are still working in the same office? The higher-ups still have not transfer one of you out?” The past few days, when Dong Xuebing was not in the office, he was busy with his own things and did not catch up on his work. He only heard that there is a new branch bureau chief and a new branch bureau party committee member.

Tan Limei saw everyone looking at them and blushed. “Errr……. Recently many things happened in the bureau, and there is a shortage of manpower. So, we are still not transferred yet. Director Li Qing said our transfer will have to wait.”

Dong Xuebing thought back and knew there will be a manpower shortage. Zhou Guoan’s incident had dragged many people down with him. A few staff members and some low-level leaders were involved in this corruption case. Dong Xuebing reminded himself that he had offended quite many people in this incident and got to stay low. But luckily for him, most people do not believe that it was he who found evidence of Zhou Guoan receiving bribes. Yes. No one must know about this. If not, his promotion will be out of reach. No leaders would want to use someone who had brought down a top leader before. Maybe the only leaders who dare to use someone like Dong Xuebing were Xu Yan and Song Shoujie. Damn. It was dangerous when he thought back. If Xu Yan was also corrupted and he had helped her bring down Zhou Guoan, she would also be wary of him.

This incident had made Dong Xuebing matured slightly.

Yes. He must not be so rush in the future. If he encounters another incident like Zhou Guoan, he must do everything in secret and send an anonymous letter to report. No one must find out it was him who did it.

Dong Xuebing must stay cool-headed, keep low and not be rush.

After chatting with the staff members for a while, Dong Xuebing returned to his office. It was still the same table and PC. Guo Shunjie’s belongings were all removed, and all his stuff was brought back into the office. Looking at the clean office, Dong Xuebing was relieved. Too many things had happened, and after so many twists and turns, he finally returns back to this room. It was not a comfortable journey.

Knock, knock. Guo Panwei knocked and entered Dong Xuebing’s room. “Chief Dong. I have washed the cup for you.”

Dong Xuebing nodded. “Are you the one who cleans up this office?”

“Yes. I have thrown Guo Shunjie’s stuff out and wiped the desk and chair several times. I guarantee that there are no dirty things left behind.”

Dong Xuebing heard that and thought to himself. This Guo Panwei is a talent. He knows that I will feel uncomfortable sitting in a chair that Guo Shunjie sat before. He had anticipated what I will think and wipe the chair and desk several times. Guo Panwei really knows how to bootlick. “Well done. Thank you.”

Guo Panwei had a bright smile on his face: “Chief Dong, do you have any other instructions?”

Dong Xuebing patted him on his shoulders: “Panwei, have a seat and tell me what happened at the unit when I am not around.”

“Yes.” Guo Panwei waited until Dong Xuebing sat down before he sits. He sat upright and said: “Our office has been busy with Director Li’s task……”

Dong Xuebing waved his hand. “What I want to know is not this.”

Guo Panwei immediately understood and lowered his voice. “There are changes to our branch bureau’s top leaders. An officer was transferred from the City Bureau Political Section. Wang Jie. He was appointed as one of our branch’s Party Committee members and Deputy Political Commissar/ I have not met him yet. Our new Branch Bureau Chief calls Zeng Anguo. Chief Zeng was transferred from the Public Security. I heard that he was in charge of criminal investigation there. He is considered an experienced police officer and is easy going. Oh, he had brought someone from the Public Security with him. His name is Yan Lei. He is currently under the General affairs department and is Chief Zhen’s secretary.”

Both leaders were transferred from outside. It seems like the higher-ups were not happy with what happened in the Western District branch.

Dong Xuebing asked a few more questions on the current situation and asked Guo Panwei to go back to work. Dong Xuebing only want to know what had been going on in the branch, when he was not around. He was still not qualified to interfere with the higher level’s power struggle. What he wanted was to get his promotion.

Xu Yan’s office.

Dong Xuebing smiled as he knocked on the door and enter. “Chief Xu, I am here to report.”

Xu Yan, who was reading some files, looked up at Dong Xuebing and smiles. “Have you rest well?”

If it were in the past, Dong Xuebing would surely reply in a severe tone. But after Zhou Guoan’s incident, he was much closer to Xu Yan than before. He could be more casual. “Thank you for asking. I have rested well. Haha, I even went to Zhejiang for a short trip.” When he was saying this, he suddenly remembered something. He had forgotten to get some souvenirs or local specialties for his leaders. Damn. His political wisdom is still not high. How can he forget about something so important? But he also cannot bring such items to the bureau or the officers’ quarters.

Xu Yan replied: “Good to hear that. Now, you have to focus on your work. The General Affairs Office cannot do without you.”

Dong Xuebing replied humbly. “I am not that capable except for some strength on my shoulders. I will listen to your instructions and attack wherever you point.” It was hard for Dong Xuebing to ask for his promotion directly. So, Dong Xuebing decided to pledge his loyalty.

Xu Yan laughed and thought to herself. If you are not capable, then who else in the branch is capable?

The phone in Xu Yan’s office rang, and she waved with one hand. “Go back to work.” She smiles. “You…… put in your best performance.”

“Yes, Mdm.” Dong Xuebing understood what Xu Yan meant. Putting in his best performance and he will get promoted.

Back at the General Affairs Office, Dong Xuebing was prepared to work hard to show the higher-ups that he was qualified to be promoted. Just lovely, the office received a call from Deputy Branch Bureau Chief Yang Yizhong, requesting for some files. When Dong Xuebing heard this, he immediately asked Tan Limei to prepare the documents for Yang Yizhong.

Suddenly, a man in his 30s entered the office. He had big eyes and a sharp nose and was quite handsome.

Dong Xuebing had never seen this person before and looked at him.

That man did not say anything and just waved to Dong Xuebing, who was the closest to him. “You. Come with me to carry some stuff.”

Dong Xuebing was stunned and thought to himself. Who does this person think he is? Anyone that comes into my office can order me around? Who is this person? But Dong Xuebing felt this person should have some authority. If not, he would not dare to ask people from the General Affairs Office to do work. Only the leaders can issue instructions to the General Affairs Office. So, Dong Xuebing did not delay and turned to Guo Panwei. “Panwei, you go and help him.”

Yan Lei was surprised. I am asking you, and you dare to ask someone else? He immediately got pissed.

Guo Panwei quickly walks over. “Secretary Yan, I will help you. Chief Dong, I will go out for a while.” This was equivalent to him introducing both men.

Dong Xuebing looked at that man. Secretary Yan? The one who Chief Zhen brought over from the Public Security?

Yan Lei looked Dong Xuebing. Chief Dong? The Chief of the General Affairs Office should be Li Qing. That means this person is the deputy? How come I never seen him in the past two days? After knowing Dong Xuebing was the deputy chief of this office, he understood why Dong Xuebing assigned someone else to help him. But understanding is understanding. He was still angry. He was transferred to the branch bureau for two days, and because Chief Zhen is the Chief of the branch, as his secretary, he was treated as a top officer. Even the Political Section’s Chief had to be courteous and address him politely as Secretary Yan. Why can’t I order you to do thing?

Yan Lei was also under the General Affairs Department. Although he is not in charge of any departments or sections, his rank was a Deputy Section Chief. He treated himself as Dong Xuebing’s superior, and he was the Branch Bureau Chief’s secretary. He had the backing of Chief Zhen. Who in this bureau can defy his orders? So, Yan Lei stared at Dong Xuebing emotionlessly and repeated what he said. “You come out with me to carry some things.”

F**k you! Who the hell you think you are?!

Dong Xuebing got furious when he heard this. He knew this Yan Lei was the secretary of the No. 1 man in the branch. But does he need a Deputy Chief to help him carry things? Help you do hard labor? This was also not a task assigned by Chief Zhen. The most frustrating part was Guo Panwei had already told him his identity, and he still insists on asking me to carry stuff? He can ask any of the staff members here, but he just wants Dong Xuebing, the leader in this office? This was purposely slapping Dong Xuebing’s face.

Half an hour ago, Dong Xuebing had reminded himself to keep calm and stay low. But now, Dong Xuebing could not control himself. If he gives in to Yan Lei, he will not get respect from his subordinates in the future.

“Panwei.” Dong Xuebing said. “You go and help Secretary Yan.”

“Yes.” Guo Panwei replied.

The Public Security might seem to be a big government agency, but Yan Lei was only a low-rank officer there. His job there was only doing some miscellaneous tasks. Now, he had the authority and was enjoying it. He did not feel what he did was wrong. Those things might not be for Chief Zhen, but he could not carry everything by himself. That’s why he came down to the General Affairs Office to ask someone to help him. This was equivalent to doing work for Chief Zhen. But Dong Xuebing still refuses to move. Yan Lei’s face changed and nodded, meaning he will remember what happened today. Then he turned and walked out of the office.

After being treated as a VIP for two days, he finally met someone who refused to listen to his orders. Dong Xuebing was now on his hate list.

What an idiot. Dong Xuebing mumbled to himself.

Tan Limei, Chang Juan, and the rest also felt this Secretary Yan was too much. He could just call anyone to help me, but he insisted on asking their leader to carry stuff for him? He was only here to create trouble.

Two staff from the Finance Department walked past and saw what happened between Chief Xiao Dong and Secretary Yan.

Both of them looked at each other and smiles. “Secretary Yan is new here and doesn’t know what happened in the past. Why did he go and offend Chief Xiao Dong? He got nothing to do?”

The other man replied: “Secretary Yan represents Chief Zhen. Even if Chief Xiao Dong does not give Secretary Yan face, he must also give Chief Zhen face.”

“Hehe, you forgot what happened last week?”

The other man slapped his own forehead. That’s right. Chief Xiao Dong had talked back to the former Bureau Chief. It would be weird if he gives in to Secretary Yan. That Secretary Yan had become big-headed recently. Even if he represents the Chief, but he should not just do whatever he wants. He cannot just step all over those lower ranks than him. Guo Shunjie had stepped all over Chief Xiao Dong, and was fired. Zhou Guoan had stepped on Chief Xiao Dong and was now behind bars in some jail. Secretary Yan…… he should at least find out more about Chief Xiao Dong before deciding whether to look for trouble with him.

News of the clash between Chief Xiao Dong and Secretary Yan spreads rapidly throughout the branch.

Many people were waiting to watch how this will turn out.

Secretary Yan had the backing of Chief Zhen and had much more authority than a lowly Deputy Section Chief under Xu Yan. However, most people were supporting Dong Xuebing instead.

Chapter 132 – Deputy Section Chief

Since 10 am, Dong Xuebing had been running around the whole branch. He was working hard and delivered documents personally to most departments. He even helped two leaders write a speech and a report. Of course, some minor tasks were delegated to his staffs. Dong Xuebing only serve the leaders above him.

Noon, Dong Xuebing returned from lunch at the cafeteria.

Chang Juan smiles seductively at Dong Xuebing the moment he stepped in. “Chief Dong, Chief Xu just called. She wants to see you.”

“Ok.” Dong Xuebing immediately went upstairs to Xu Yan’s office. “Chief Xu, are you looking for me?”

Xu Yan looked up at him and pointed to the chair in front of her.

Dong Xuebing sat down respectfully on the chair. “Is there any task for me?”

“You have just returned to work, and you start to create trouble for me? What is it now? I heard you clashed with Secretary Yan?” If this had happened to other people, news of this incident would not spread. But who is Chief Xiao Dong? He is the legendary Chief of the Western District. Who is Secretary Yan? He is the trusted aide of Chief Zhen.

Dong Xuebing heard this. He wondered how come Xu Yan knew about this. He immediately stands at attention. “Chief Xu, you should know me well. I have been working hard and spent all my energy on my work. I had never started any conflicts with others.” Dong Xuebing face turned slightly red when he said he was working hard at work. But he was telling the truth when he said he had never started any conflicts at work. He always sticks to his own business until others come and offend him. “That Yan Lei is too much. You be the judge. I am assigning tasks to the other staff members in the office. That Yan Lei just barged in and ordered me to carry things for him. I asked Guo Panwei to help him, but Yan Lei refused. He insists that I have to help him. He did not give me any face. How can I give in? If I followed his orders, I will not only lose respect. Your authority will also be affected.”

After 3 months in the government sector, Dong Xuebing’s political wisdom might not have increased much, but he became better at talking.

“You ah…… Even Chief Zhen cannot order you?”

“If this was Chief Zhen’s orders, I will follow. But that Yan Lei asked me to carry things for him. He was just abusing his authority.”

Xu Yan shook her head. “You should change your foul temper. Secretary Yan had been Chief Zhen’s trusted aide for years. He has some say in front of Chief Yan. Do you understand?”

“Yes.” Dong Xuebing knew Yan Lei would speak badly about him in front of Chief Zhen, and Chief Zhen would see him in a different light. But Dong Xuebing could not swallow his pride and let Yan Lei order him around.

Xu Yan smiled. From Dong Xuebing’s facial expression, she knew he did not understand. She did not want to say much and took out a small brown envelope from her drawer and placed it on the table. Cling, cling…… it sounded like a few bunches of keys. “Chief Zhen’s lodging is ready. I had asked someone to clean it. Help me bring the keys to Chief Zhen.” Xu Yan wants to let Dong Xuebing leave a good impression with Chief Zhen first, before putting up his promotion.

Dong Xuebing replied excitedly. “Yes. I will complete this task.”

Xu Yan laughed. “Hahaha, if you can’t even deliver some keys, you better pack your bags and get lost.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly and picked up that envelope. “Chief Xu, I will go now.”

Branch Bureau Chief’s office.

A middle-aged man in his 40s, with a crew cut, was sitting behind his desk. He looked smart, and his eyes were sharp. It was 20 minutes more before the lunch break ends. Zhen Anguo was writing a letter. It was a simple letter to his ex-wife, telling her about his transfer. When he was still in the investigation branch of the Public Security, his wife had divorced him. He had spent too much time at work and neglected his family. So, after his wife left him, he still misses his wife very much. He would send his ex-wife a letter every week. Even if his wife did not return his letter, but he did this for the past 10 years without fail.

Knock, knock, knock. Someone was knocking on the door.

Zhen Anguo put down his pen and looked up. “Come in.”

Dong Xuebing entered and closes the door. “Chief Zhen.

Zhen Anguo looked at Dong Xuebing and smiled. “Chief Dong from the General Affairs Office? Haha, sit. Sit down first.” He had never met Dong Xuebing or heard about what he had done. On his first day, Zhen Anguo had asked for the organization charts and pictures of all the department leaders. He memorized all the names and faces. This was his habit since his days in the investigation branch of the Public Security.

Dong Xuebing was surprised. He did not expect Zhen Anguo to know him. He was overjoyed but still stood upright. “Thank You, Chief Zhen. I am tasked by Chief Xu to deliver your keys to your lodging at the quarters. Your apartment is already cleaned, and you can move in anytime.” Zhen Anguo was like what Guo Panwei said. This new Bureau’s chief was very easy going and had no airs. He was much better than that old man, Zhou Guoan. Hmmm, but why did he pick that Yan Lei as his secretary?

Zhou Anguo smiles and kept his keys. He looked at Dong Xuebing and asked. “If your job at the General Affairs Office tough?”

Dong Xuebing straightened his back and replied: “No sir. We are just doing the backend work for the leaders. Our work cannot be compared to yours. Your job is many times tougher than us.” Suddenly, Dong Xuebing noticed Chief Zhen’s accent. Dong Xuebing thought for a while and then asked: “Chief Zhen, can I ask you something? Is your hometown from Fenzhou City?

Zhen Anguo paused for a while: “That’s right.”

“Ah, such a coincident.” Dong Xuebing replied. “My hometown is also in Fenzhou, Yantai county, Huitian village.”

Zhen Anguo smiled and thought to himself. Your Beijing accent is so strong and doesn’t sound like you are from Fenzhou. But he still laughed and asked: “This is really coincident. Come, have a sit. I have not been to Yantai county for many years. How is the stability there?”

Chief Zhen had asked Dong Xuebing to sit down twice. The first time, he might be courteous. But when he asked the second time, it would be rude for Dong Xuebing to not sit down. He immediately sat down with half of his butt touching the chair. Dong Xuebing had grown up in Beijing, but his mother was from Fenzhou city. So, Dong Xuebing was not wrong to say Fenzhou as his hometown.

Zhen Anguo was nice to Dong Xuebing was not because they were from the same hometown. It was because of his character and the work of General Affairs Office. The General Affairs Office had to deal with all the leaders in the branch, and many relevant documents had to go through this department. Zhen Anguo, as the new Chief of the branch, had to understand the current situation to better manage the branch.

Both chatted for about 6-7 minute.

Dong Xuebing walked out from Chief Zhen’s office with a good mood. He never expects to chat with Chief Zhen for so long in their first meeting. Yes! I should have left a good impression with Chief Zhen. There should not be any problems with my promotion.

But after walking for a few steps, Dong Xuebing saw Yan Lei walking towards his direction from the opposite end of the corridor.

Yan Lei was carrying a stack of files, and he paused for a second when he saw Dong Xuebing. He gave him a cold stare and then carried on walking. He treated Dong Xuebing as a nobody. This Deputy Section Chief did not even have the rank. He will definitely get back at Dong Xuebing for disrespecting him this morning. But he could not do it now. On Chief Zhen’s first day, he had instructed Yan Lei to observe the situation at the branch first.

Dong Xuebing cursed in his heart. I can tell from one look that you did not have any authority before coming here. Now, you have a bit of authority, and you become arrogant? You are just a secretary and what right do you have to look down on others? If you are given the role of a Section Chief in some departments, are you going to go crazy? Furthermore, Branch Bureau Chiefs are not allowed to have secretaries. At most, you are just a messenger for the Chief.

Back at the General Affairs Office, Dong Xuebing calmed himself down and forgot about Yan Lei.

His top priority now was to get his Deputy Section Chief rank first.

The whole afternoon, Dong Xuebing was busy traveling to various departments. He needs to show all the leaders how hardworking he was. He hopes to let everyone in the branch to forget about his involvement in the Zhou Guoan’s incident.

Political Section, Finance Department, Archive Room, Political Commissar office, etc.

Dong Xuebing would appear in front of the leaders whenever they have any tasks for the General Affairs Office. He tried his best to complete all the tasks given by the leaders. Even if it were a minor task, Dong Xuebing would also put in his 100% to prevent any mistakes.

Everyone saw Chief Xiao Dong working hard and were puzzled. Is there any higher position up for grabs, and Chief Xiao Dong wanted it? But Chief Xiao Dong had just got his position as the Deputy Chief of the General Affairs Office and entered the Party School for training. How come he is thinking of getting promoted again?

Everyone was speechless. If you are promoted again, your promotions will not be considered sitting on a rocket. Even a spaceship is not as fast as your promotions.

Although many people felt Dong Xuebing would not be promoted so fast, they got to admit one thing. Nothing is impossible for Chief Xiao Dong. If not, where did his nickname ‘Omnipotent’ comes from?

Chapter 133 – Bad mouthed!

The next morning.

Xu Yan arrived at work and was about to go upstairs to her office when she met Zhen Anguo.

“Chief Zhen.” Xu Yan slowed down and walk slightly behind Chief Zhen. “How is your apartment? I had asked my people to prepare it for you. If you find anything lacking, let me know. I will ask them to prepare it for you. Haha, our branch’s quarter is quite old. When Chief Yan was around, he had proposed to the higher-ups to rebuild it. But it is not approved. We can only do some simple renovations.”

Zhen Anguo smiled: “Thanks for preparing the apartment for me. It is quite good and is much better than my previous lodging.”

Xu Yan maintained her speed to be slightly behind Zhen Anguo. “I’m glad you are satisfied.”

Zhen Anguo immediately noticed her movements and knew she had something to talk to her.

When Xu Yan reaches her office’s floor, she did not turn into the corridor. “Chief Zhen, I remembered something suddenly.”

Zhen Anguo looked at her. “Let’s talk in my office?”

“Ok.”

By right, the secretary of the leader must clean up the office before the leader arrives. But Yan Lei was not considered Chief Zhen’s secretary. Zhen Anguo also did not give Yan Lei his office’s keys due to the regulations. State Security was a department which handles lots of confidential information. Zhen Anguo got to be careful. The past two days, Yan Lei could only wait patiently outside the office for Zhen Anguo to arrive, before going in to clean up the office. But today was different. Yan Lei saw Xu Yan walking with Zhen Anguo to the office, and he just greeted both of them, before returning back to the General Affairs Department. He knew these two leaders must have some important discussions.

After they entered the office, Zhen Anguo smiled and asked Xu Yan to sit.

They discussed some unimportant issues about work as they waited for the water dispenser to boil the water.

When they saw the water had been heated up, Xu Yan walked over and poured a cup of water for Zhen Anguo. Zhen Anguo did not wait for Xu Yan to place the cup of water on his desk. He knew Xu Yan’s friction was influential in the branch, and he stood up to take the cup from her. “Hahaha, Chief Xu had poured a cup of water for me. I am flattered.”

“It’s my job. Before you are transferred here, the city bureau is not quite happy with the performance of the Western District Branch. Hahaha, we hope you can lead us to achieve and improve our performance. All of us are depending on your leadership.” Xu Yan said as she poured herself a cup of water. She had lowered herself to pour water for Zhen Anguo. This gesture was to show her decision to be on Zhen Anguo’s side, but at the same time, she did not lower her status too low. All of Xu Yan’s movements had meaning.

Zhen Anguo understood what Xu Yan was trying to convey through her actions. He knew that Xu Yan wanted to stand on his side.

However, Zhen Anguo did not accept her offer immediately. This was only his third day at the bureau and still did not understand the power struggle in the branch well. He changed his tone and smile. He was showing some signs of accepting her offer, but at the same time, he was showing that he was wary of her. “Chief Xu, you are giving me a lot of pressure with your words. Improving the branch’s performance should be an overall effort. You also play an important part.” The timing, method, and the vary of degree, of standing with one side is very complicated. Xu Yan had not shown enough determination of joining Zhen Anguo’s side, and Zhen Anguo only expressed slight interest in welcoming her.

After some casual talk, Xu Yan and Zhen Anguo got along well.

This was a good start for both, but no one knows what would happen in the future.

In the end, Xu Yan felt it was the right time to talk about Dong Xuebing. She thought for a while and asked: “Chief Zhen, have you met Chief Xiao Dong from our General Affairs Office? This young man is competent and works hard. Young men like him should be groomed. I am thinking of promoting his rank to Deputy Section Chief.”

Zhen Anguo remembered Dong Xuebing’s information he had read from the files and frowned. He did not understand why Xu Yan made such a proposal. Chief Dong? That young man who claims to be from the same hometown as him? His probation period should not be over. It was already weird for him to be the Deputy Chief of the General Affairs Office. Why does Xu Yan want to promote him now? Zhen Anguo thought for a while but did not reject Xu Yan directly. After all, Xu Yan was offering to stand on his side, and he should not disappoint her. “I met Chief Dong yesterday. Yes. He is indeed meticulous in his work. But…… he is too young. He does not have enough experience.”

Xu Yan smiled: “If the experiences you are talking about is his performance, then I think Xiao Dong is more than qualified. He has only entered the branch for less than 4 months, but had achieved the results equivalent to 4 years work of most people here.” Xu Yan knew Zhen Anguo would not believe her. Zhen Anguo might still have not heard of Dong Xuebing’s achievements. So, she told him about Dong Xuebing’s amazing feats over the past few months. “There was one time when the office of the Chief of the General Affairs Office caught fire. The fire was raging, and everything in the office was burning. But there are a few important documents in the office which needs to be saved. During that situation, who would dare to enter the office? It was life-threatening. But Xiao Dong ran in without any hesitations…….”

Xu Yan also told Zhen Anguo about the soccer matches and the incident when Dong Xuebing miraculously took out asthma and heart attack medications at the critical moment.

The more Zhen Anguo heard about the fantastic stories about Dong Xuebing, the more he was interested in this young man. This is an amazing young man. How come everything he does seems to be out of some novels. Were all this real? Zhen Anguo knew that Xu Yan does not need to lie to him, and it should be right. However, he did not see those incidents with his own eyes, and it was too hard to believe. After Xu Yan finished, he laughed: “This Chief Xiao Dong really have some amazing achievements.”

Xu Yan continued. “That’s right. The General Affairs Office’s work is to assist the leaders. This is the most suitable role for Xiao Dong. Although he might be young, it was also because he is young, I proposed to promote him. We can use him to set an example to others. Those who work hard will be rewarded and those who skive at work…… will be removed from their position. This will motivate everyone in the branch. Oh, Chief Xiao Dong had just returned from the Section Chief Training course at the Party School. It is only a matter of time before he gets promoted.”

Zhen Anguo just smiles.

Xu Yan knew Zhen Anguo would not agree so quickly. They chatted for a while more, and Xu Yan left. Promoting someone was not easily done with Xu Yan’s efforts alone. It must be a decision proposed by the Branch’s No. 1 or No. 2. Xu Yan was not close with Political Commissar Cheng Haimei. Also, Cheng Haimei had opposed Xiao Dong to be the General Affairs Office’s Deputy Chief during the Committee Meeting. She would not propose Xiao Dong’s promotion. So, Xu Yan could only look for Zhen Anguo. If Zhen Anguo agrees to this, then no one would oppose Dong Xuebing’s promotion.

Back at the office, Xu Yan called Dong Xuebing to her office.

“Chief Xu, are you looking for me?”

“Xiao Dong, I had discussed your promotion with Chief Zhen earlier this morning. I am still not sure about Chief Zhen’s decision. I will give you the same advice. Do your best during these few days, and show some results. I had praised you to the skies in front of Chief Zhen. Don’t let me down.”

“Yes, Mdm. Rest assured I will do my best. Thank you.” Dong Xuebing was overjoyed. He had conversed well with Chief Zhen yesterday, and Chief Zhen should have no problems promoting him.

At the same time, Branch Bureau’s Chief office.

Yan Lei was cleaning up the office with a rag.

Zhen Anguo was sitting in his leather chair, signing a document. Suddenly, he put down his pen and looked at Yan Lei. “Xiao Yan, are you getting used to working here?”

Yan Lei put down his rag and stood at attention. “Yes, Sir. As soon as I am with you, I will get use to whatever environment.”

Zhen Anguo laughed. “Actually, I wanted you to remain in the Public Security for a few more years, before transferring you to a county Public Security branch as the Deputy Chief there. But my transfer was too sudden. Even I did not expect it. That’s why I drag you along with me. Hahaha, do you hate me for this decision?”

Yan Lei immediately replied: “Of course not. I am glad to be able to learn from you.”

Zhen Anguo nodded. “Wait for a while more. When the time is right, I will transfer you to the lower levels to gain some experience.”

Yan Lei also wanted to be transferred to the lower levels as a Deputy Branch Chief with authority. That will be much better than being an unofficial secretary. Also, there were too many restrictions in the State Security. He did not have many career paths like Public Security. But even if he thinks this way, he could not tell Chief Zhen about it.

“Oh.” Zhen Anguo suddenly remembered about his discussion with Xu Yan in the morning. “Do you know Chief Xiao Dong from the General Affairs Office?”

Yan Lei was stunned. He thought Zhen Anguo had heard about what happened and quickly tried to explain himself: “Chief Zhen, it’s him……”

“Chief Xu had spoken to me about Chief Xiao Dong this morning. She is proposing to promote Xiao Dong to Deputy Section Chief.” Zhen Anguo still has not made his decision. He asked: “I would like to hear your opinions. I heard that this Xiao Dong is very capable.”

“Promote to Deputy Section Chief?” Yan Lei was surprised. He looked at Zhen Anguo’s facial expression and then replied: “Chief Zhen, I had met Xiao Dong yesterday. He is too young and is a Deputy Chief of the General Affairs Office at age 23. How can he be promoted to Deputy Section Chief rank? This is not right.” Yan Lei had conducted a background check on Dong Xuebing. He knew Dong Xuebing had just graduated from University. He did not have any experience at all.

“Chief Xu was thinking of granting an exception for him and use him as an example for others. What do you think?”

Yan Lei had been thinking for getting back at Dong Xuebing. Now, this is the best opportunity. “I will be honest with you. Yesterday, I had gone to the General Affairs Office to ask Chief Dong for some help with your matters. I asked him to help me carry some stuff. This is supposed to be the General Affairs Office’s job. But he ignored me. I called him twice, and maybe he thinks to carry some stuff for you will affect his status. He is too immature and did not think of the big picture. He also disrespected you. How can such person be promoted?” Yan Lei purposely skipped the parts that he was the one who caused this conflict.

Zhen Anguo heard this and laughed. “It’s only a small matter. You don’t need to mind this.”

Yan Lei frowned and replied. “This is not a joking matter. He has no respect for you.”

“Fine. I know.” Zhen Anguo knew Yan Lei might have some unpleasant clash with Chief Xiao Dong, and that’s why he was biased. As a leader for so many years, he could sense it, and will not trust his words entirely.

Chapter 134 – Call Chief Xiao Dong to come over!

Afternoon.

Zhen Anguo was still considering whether if he should promote Dong Xuebing.

Ring, ring, ring. The phone on the desk rang. Zhen Anguo answered, and the other party immediately shouts into the phone. Zhen Anguo was shocked. “Western district again! Why is it the Western district again?! What are you all trying to do? Ah? Tell me!”

Yan Lei, who was standing near to Zhen Anguo, could hear everything clearly. Who was this person? How come he dare to shout at Chief Zhen?

Zhen Anguo recognized the voice and immediately asked: “Chief Jiang, what happened?”

Yan Lei got shocked. Chief Jiang? Could it be that Chief Jiang? How is this possible? Why did Chief Jiang call Chief Zhen’s office?

5 minutes later.

Dong Xuebing was in his own office waiting for the news of his promotion. He felt Zhen Anguo should agree to his promotion, but he was still uneasy. Xu Yan had promised to promote him, and this should bot be a problem. But there was still a difference between promoting this week and promoting next year. Dong Xuebing wished his promotion would be within this week…… no. It would be best if he could get his promotion today.

Tan Limei knocked on the door and entered suddenly. “Chief Bing Zhi.”

Dong Xuebing laughed: “It’s ok. There are no outsiders around. Don’t give me such weird titles. Just Bing Zhi will do.”

Tan Limei continued: “Bing Zhi, I think something had happened in our branch. I heard Chief Zhen had called for an emergency meeting with all the heads. Something big must have happened. It felt tense.” Emergency meeting? This was uncommon in Western District branch. It only happens when there was some emergency.

Dong Xuebing asked: “What happened?” He had been upstairs earlier, and how come he did not notice it?

“I also don’t know. I just heard about the emergency meeting and quickly came back to tell you.”

Dong Xuebing frowned. “You call Panwei to ask around and let me know.” Dong Xuebing was about to be promoted, and he needs to know what was happening with the higher-ups.

“Ok.” Tan Limei left.

Guo Panwei knows a lot of people in the branch, and within minutes, he entered Dong Xuebing’s office. “Chief Dong. I found out the reason for the emergency meeting. The Sixth Bureau had arrested the wrong person.”

General Affairs Office, Political Section, Finance Department, Commission for Discipline Inspection, etc. were all administrative departments. These departments only handle the matters within the bureau and do not investigate the cases concerning about State security. Only the sixth bureau would investigate these cases. Of course, those big cases were not handled by them. Those bigger cases were handled by the City Bureau or higher level bureaus. The Sixth Bureau only handles minor incidents, like taking pictures of government buildings, spreading malicious rumors about the government, etc. Their work might seem to be same as Public Security, but actually, these cases were all handled by the Sixth Bureau.

Dong Xuebing paused for a while and did not understand. “Be more specific. What happened?”

Guo Panwei continued: “I have just heard this news from others. Do you know about the rumor about earthquake on the internet? This morning, the Sixth Bureau received information about a man using his laptop spreading this rumor in a café. The Sixth Bureau immediately send their men over to make arrest. That man resisted, and the officers from the Sixth Bureau injured that man during the arrest. They checked his laptop, and in the chat records, there was picture similar to the picture in the rumor. The fonts of the wordings were similar, but the contents were different. The wordings beneath the picture was saying if anyone sees this picture, he or she must share with 100 other people if not, something bad will happen. This was only a prank.”

Arrested the wrong person? The State Security depends typically on their informants for information. The information received might not be accurate, and Dong Xuebing knew that the Sixth Bureau had arrested the wrong people before. Even if they had arrested the wrong person, they could just release him. If he was injured, just pay some compensations. Why was Chief Zhen creating such a big fuss?

Guo Panwei could tell what Dong Xuebing was thinking. He explained. “The Sixth Bureau had hit someone related to our agency.”

“What is his background?”

Guo Panwei lowered his voice and said: “The father of that person, who got beaten up, is a relative of Beijing City’s State Security Bureau. They all have the same surname, Jiang. They should be close.”

Dong Xuebing was stunned. The No.1 man in the City’s State Security? Chief Jiang? Damn! He is a big shot!

“Now, Chief Jiang is furious, and he demands an explanation from the Western District. Why did the Western District Branch arrest his relative?” Guo Panwei continued. “That’s why Chief Zhen called for an emergency meeting to discuss this incident. They need to think of an explanation and who should be responsible. Most importantly, how should they appease Chief Jiang. You should also know that we had a case of corruption and bribery in our branch last week. The City Bureau is already unhappy with our branch. Now, with this incident, it will make matter worst.”

Dong Xuebing understood what happened. No wonder Zhen Anguo and the rest of the leaders had such big reactions. This incident was serious. If it were Dong Xuebing’s mother who was arrested and beaten up, Dong Xuebing would also go crazy. No one could blame Chief Jiang for getting angry.

Not long later, news of this incident had spread throughout the branch.

Everyone was discussing this incident. This was an unlucky year for the bureau. City Bureau’s Chief Jiang controls the City’s Party Committee. He could kick the leaders of the branch bureaus out if he wants. Who dares to offend Chief Jiang? It seems like someone would have to go.

Branch Bureau Chief office.

Zhen Anguo did not even go to the meeting room. He called all the leaders to his office for a meeting. Zhen Anguo did not know what happened when Chief Jiang called. After getting his head chewed off, he found out what happened. It was that document from the Sixth bureau, he signed in the morning. They had arrested the wrong person and even beat up a relative of the City Bureau Chief. This was no longer a small case. This was like challenging the City bureau’s authority. This was like a slap to the City Bureau Chief’s face.

“Are his injuries serious?” Chief Zhen did not beat around the bush and asked.

A deputy Director from the Sixth Bureau replied: “No. There are only some bruises near the eye and his wrist. There are no fractures.”

Zhen Anguo nodded. “Where is the officer who hit him?”

That Deputy Director sighed. “In my office.”

Yan Lei was standing behind Chief Zhen. He felt sorry for Chief Zhen. Zhen Anguo had only been transferred here for a few days and got to clear up this mess. This was too unlucky.

The Director of the Sixth Bureau, Director Jian, was wearing his State Security uniform. He was in his 40s but was still very fit. Director Jian was the person in charge of this incident. Seeing that Chief Zhen might be pursuing this matter, he immediately said: “Chief Zhen, all along, the intel we received have been very vague and cannot be 100% accurate. No one had waned this to happen. I admit that my men might be wrong, but it is the other party who started to fight back first. He……”

Zhen Anguo knew what he was about to say and interrupted him. “We should be discussing the solution now and not trying to push the blame. Chief Jiang is on his way to the hospital. We do not have time to discuss anymore. Zhen Anguo looked at Xu Yan and Director Jian. “Ok. Chief Xu and Director Jian will come with me to the hospital. We will discuss the solution on our way there.”

This meeting ended very fast. It was only about 4 to 5 minutes.

The rest of the leaders also got into their cars and went to the hospital. Although the injuries were not serious, they had to put up a show for Chief Jiang.

Dong Xuebing, who was standing in the corridor, was looking at the leaders rushing out. From the leaders’ reactions, he knew this incident should be quite severe. Even if the officer who hit that man was punished, who knows what Chief Jiang would do. Will he continue to pursue this matter?

Xuan Wu Hospital.

Zhen Anguo and the rest entered the hospital’s carpark. When they were about to enter the hospital, the Deputy Director from the Sixth Bureau saw Chief Jiang’s car entering. Zhen Anguo and the rest quickly walk over to that vehicle. It was not sure if the driver did it purposely or failed to see them. The car did not stop and drove past Zhen Anguo and the rest, and stopped at a parking lot.

Zhen Anguo did not dare to lose his temper. He turned and walked back towards the parking lot.

The car door opened and a man in his 50s alighted. He was not tall but had the air of a leader. This person was Chief Jiang. The No. 1 man in the City Bureau. Many people knew Chief Jiang was a quiet person. He loves calligraphy and gardening. He was also health-conscious and seldom got angry. But today, Chief Jiang pulled a long face. He stared coldly at Zhen Anguo, who was walking towards him. He was furious. No one could blame him for being so mad. His nephew had been beaten up for no reason, and the ones who beat him were from the State Security. His subordinates!

“Chief Jiang.” Zhen Anguo had discussed with the other leaders on their way to the hospital. He immediately apologizes: “This incident is entirely our fault. We are very sorry. I promise those involved will be punished. Especially the two officers who hit your relative.”

Chief Jiang stared at Zhen Anguo in his eyes: “It is too late for anything. What have you been doing?”

Zhen Anguo replied: “I swear this will not happen again.”

Chief Jiang: “Hmph!” and walked towards the hospital. Zhen Anguo and the rest were about to follow him to visit the injured and try to calm him down. But Chief Jiang turned back suddenly: “All of you wait here!” Zhen Anguo and the rest stopped immediately as Chief Jiang entered the hospital.

Outside of the hospital.

Xu Yan worrying said: “Chief Jiang is furious. I’m afraid…….”

Everyone could tell that Chief Jiang would not let this matter rest. Punishing two State Security Officers should not be enough. But the top leaders in the branch had been changed twice recently. If Chief Jiang really wants to pursue this matter, who will he target? The Deputy Director who leads the operation? Director Jian? The Deputy Branch Chiefs? This will be a hit to their reputation, especially Zhen Anguo’s reputation. He had offended the Chief of the City Bureau within days of becoming the head of the branch. Zhen Anguo’s future looks dim.

Sigh…… Why that person has to be Chief Jiang’s relative?

Damn it!

Xu Yan and the rest of the leaders were standing outside the hospital. They did not even move a step.

The Deputy Director from the Sixth Bureau was the most nervous. He should be first that will be punished first. He was rubbing his hands nervously, thinking of a solution. Suddenly, a name appeared in his mind. No one in the branch is unaware of this name. If he can come over…… then……. The Deputy Director found his last hope. He quickly turned to Xu Yan. “Chief Xu, Chief Xiao Dong should still be at work, right? Can you call him over?”

Xu Yan frowned.

Director Jian, who was seldom at the branch, had also heard of the miraculous deeds by Dong Xuebing. He thought for a while and agreed: “We also have no other ways. Just let Chief Xiao Dong try. Maybe he can save the situation.”

Yan Lei heard everything. What are they talking about? Call that person here? These few leaders seem to trust Dong Xuebing a lot. Isn’t him just the Chief of a General Affairs Office? He is still the deputy. What right does he have for so many leaders to talk about him? Yan Lei was shocked by the conversation between the leaders. He realized that he had made a mistake. This Dong Xuebing…… was not an ordinary Deputy Chief of a small office.

Zhen Anguo also could not believe Xiao Dong was able to solve this incident. But he remembered what Xu Yan told him. “Look for Xiao Dong if you got any trouble.” Zhen Anguo had no other options now. He could only try his luck.

Xu Yan did not want to drag Dong Xuebing into this. It was not because she does not trust Dong Xuebing’s abilities. She just does not wish to get Dong Xuebing involved. This incident had nothing to do with the General Affairs Department and General Affairs Office in the first place. But when she saw Zhen Anguo nodding at her, Xu Yan got no choice. She took out her phone and walked aside to call the General Affairs Office. “Hello, Xiao Dong. Come to Xuan Wu Hospital now.”

Chapter 135 – Firefighter arrives!

After receiving the call from Xu Yan, Dong Xuebing almost cursed out loud.

Chief Jiang was furious now. Chief Zhen and Director Jian had no other solutions and want me to save the situation by putting out the fire? F**k! One of you is the head of this branch, and the other is the head of a department. Both of you are powerless to do anything, what can I do? Who is Chief Jiang? He is the head of the Beijing City State Security Bureau. He is the boss of all State Security officers in Beijing. Are you all trying to get me killed? What has this got to do with me? It’s the Sixth Bureau who had beat up Chief Jiang’s relative.

“Chief Xu.” Dong Xuebing was anxious. “This mess is created by the Sixth Bureau, right?”

Xu Yan replied: “Helping the leaders to solve headaches is also the General Affairs Office’s duties. It’s your job!”

Dong Xuebing was dumbfounded. “But…… But even if I go there, I also cannot do anything.”

Xu Yan walked further away from the rest with her phone. She lowered her voice to prevent Zhen Anguo and the rest from hearing. “I know you can do it. Don’t be humble. I know more about your capabilities than the others. Director Jian and the rest also know what you can achieve. This is our trust in you. Do you know how many people wish for this opportunity? Ok. Even Chief Zhen wanted you to be here. Come over now. If you can solve this issue perfectly, I will give you your promotion within these 2 weeks.” Xu Yan also felt Xiao Dong was being used. But she could only promise his promotion in return.

Dong Xuebing knew he could not hide from this and replied: “Then…… Then I will go over now.”

“Ok. Bring along two staff members with you. It’s almost dinner time. Later, maybe we will be having dinner with Chief Jiang.”

After hanging up, Dong Xuebing was not excited at all, despite being promised his promotion within these two weeks. Excited? What’s there to be excited? He knew that he would definitely be promoted if he could solve this incident. But the problem is how is he going to do that? How can he ask Chief Jiang to stop pursuing the responsibility on the Western District? How can he appease Chief Jiang’s anger and make him change his opinion of the Western District? Damn! If Dong Xuebing could do all these, he will not be struggling in this district branch. He would be inside the Central Government.

Dong Xuebing stormed out of his office.

Chang Juan smiled seductively: “Chief Dong, are you going back?”

“Go back?” Dong Xuebing looked at his staffs. “Chang Juan, put aside your work and follow me out. Panwei, get a car from Director Li Qing. Tell him that we have received a last-minute mission from Chief Zhen.” Dong Xuebing knew he would offend the leaders if he could not achieve this task. That’s why he tried to protect his close friends, Tan Limei and Sun Zhuang. He only asked Chang Juan and Guo Panwei to follow him.

Guo Panwei immediately knew what was going on, and quickly ran out to get a car.

Chang Juan did not have any worries. She smiled and asked: “Chief Dong, is it that Chief Zhen could not handle that incident and asked you, the firefighter, to put out the fire?”

Dong Xuebing thought to himself. You still can laugh now? “Yes.”

Chang Juan replied: “If you are there, you will definitely solve it.”

Tan Limei also laughed and said: “That’s right. Chief Dong, you entered the bureau for 3 months, and there is nothing you cannot solve.”

Almost everyone in the General Affairs Office trusted Dong Xuebing blindly. It was all because he had always achieved the impossible.

Dong Xuebing can’t be bothered to say anything. You all are too optimistic. If I can’t solve this problem, can I still maintain my position? I don’t even know when I can get my promotion if I screw this up. Damn. Why do I have to be dragged into this? Chief Zhen and Director Jian can’t handle this, what can I do? You all really think I can save any situation?

Not long later, Guo Panwei was waiting at the front of the building with an old Volkswagen Jetta.

Dong Xuebing listlessly walked over. Guo Panwei saw him walking over and quickly opened the passenger door for him. He covered the top of the door to prevent Dong Xuebing from knocking his head as he boards. After that, he closed the door and went back to the driver seat. Chang Juan sat on the front passenger seat.

“Chief Dong, where are we going?”

“Xuan Yu Hospital.”

Dong Xuebing knew himself well. He really felt he could not do anything in this incident. But he had no choice. If not, he will leave a bad impression with Chief Zhen and Chief Xu. On the way, Dong Xuebing asked Chang Juan about Chief Jiang. Chang Juan told him that Chief Jiang does not have any bad habits. He does not smoke or drink. His only hobbies were gardening and collecting calligraphies and paintings. He was a quiet person and seldom flare-up. But when these types of people got angry, they will become terrifying.

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s iPhone 4 rang. He looked at the phone. It was an unknown number.

“Hello?”

“Hello, is this Chief Dong? I’m Yan Lei.”

Dong Xuebing’s eye twitched. Why was this moron calling me? “It’s you? What is it?”

Yan Lei was pissed with Dong Xuebing’s attitude. But all the leaders of the branch were beside him, and he could only bear with it. “You don’t need to come to Xuan Wu Hospital. Just go straight to the Hu Tong opposite the hospital. There is a Kang De restaurant. The leaders will be going there for dinner.” Dong Xuebing understood why Yan Lei called him. No matter how close he was with Chief Xu, she was still his superior. She had called him once to go over, and if she called the second time, it would be lowering her status. That’s why Yan Lei was calling Dong Xuebing.

“Ok. I will be there.” Dong Xuebing hanged up. “Panwei, go to Kang De Restaurant now. Hurry.”

“Yes.” Guo Panwei replied. “Hold on tight.”

Kang De Restaurant.

It might be Chief Jiang who picks this place. This restaurant has 3 levels. It is not majestic, but the renovations have an elegant feel to it. When Dong Xuebing reached the entrance, he noticed Chief Jiang, Chief Zhen, and other leaders’ vehicles were not there. Dong Xuebing immediately entered the restaurant to book the best private room, while Guo Panwei and Chang Juan waited outside, looking towards the hospital’s direction.

A few minutes later, a few cars stopped at the entrance.

Dong Xuebing and Guo Panwei quickly walked over to open the doors for the leaders. This was the first time Dong Xuebing met Chief Jiang. There was a young man around Dong Xuebing’s age sitting beside Chief Jiang in the car. This young man had some bruises at the corner of his eyes, and his forearm was bandaged. The injuries do not seem to be severe. After both men alighted, Dong Xuebing said politely: “Chief Jiang, a private room is booked. It’s on……”

Chief Jiang could guess that Dong Xuebing was from the Western District. He did not even look at him and entered the restaurant with his nephew.

Dong Xuebing felt embarrassed. He saw Chief Zhen and the rest and quickly walked over to greet the leaders. “Chief Zhen, Chief Xu, Director Jian……”

Chief Zhen nodded. “Let’s go in.” He quickly followed Chief Jiang into the restaurant.

Xu Yan patted Dong Xuebing on his back. “Make me proud.”

The Deputy Director whispered: “Chief Dong, it’s all up to you now. You must put out this fire no matter what. I, your older brother, will treat you to dinner when this is over.”

Dong Xuebing almost gave him a kick. What older brother? How can I put out this fire?

Yan Lei, who was following Chief Zhen closely, turned and looked at Dong Xuebing. He also wanted to see what Dong Xuebing can do. Why all the leaders thought so highly of him? It was too weird. What’s so special about him?

In the restaurant lobby, Chief Jiang told the receptionist. “Ask your boss to open up the “tranquillity” private room.” Then he walked up the stairs to the 3rd level. His nephew opened the door of the private room for him. After that, Chief Jiang’s nephew turned and looked at Chief Zhen and the rest with a long face, before entering the room.

This “tranquillity” private room was not opened to the public. But the staffs at the restaurant knew this person was their boss’s friend and did not stop him. The manager even got the prettiest waitress to serve this customer while she went to the office to inform her boss.

This private room was elegant and quiet. All the tables, chairs, plates, etc. in the room were specially picked. The colors were, and designs gave the room a tranquillity feel. Classy calligraphy was hanged on the wall. The frame was made of old redwood with gold-colored finishing. There were 4 Chinese words written. ‘Tranquility yields transcendence’ The overall ambiance in this private room does give people the feeling of tranquillity…… Huh? There will not be any tranquillity later…….

That young man was arrested for no reason.

Chief Jiang’s relative was beaten up by his subordinates.

The Deputy Director of the Sixth Bureau will soon be fired.

Chief Zhen got to shoulder the full responsibility for this incident.

Can all of them be calm?

Dong Xuebing was also not calm. He still did not know what he could do to complete this mission given to him by the leaders.

The waitress could tell who had the highest status at the table. She placed the menu in front of Chief Jiang, who was sitting at the Seat of Honor. Chief Jiang pushed the menu away from him and looked at his nephew: “Xiao Yu, just order whatever you want. But before your injuries heal, don’t eat any food which will worsen your injuries.”

The young man nodded and start ordering.

After ordering the food, tea was also served. Chief Zhen stood up and raised his teacup. He lowered his status and said: “Xiao Yu, this incident is a misunderstanding, and it is also our fault. I represent our branch’s Party Committee members to apologize to you formally. The two officers who injured you will be punished. I will definitely give you and your family an answer.” Xu Yan, Dong Xuebing and the rest saw Chief Zhen was apologizing and they quickly stood up and raised their teacup. Of course, Yan Lei, Chang Juan, and Guo Panwei did not raise their cups. They were not even seated at the table. They could only stand behind the leaders to top up the leaders’ glasses.

The Chief of a branch bureau was apologizing to him, and no matter how angry Xiao Yu was, he had to accept the apology. He took a sip of his tea. But when Chief Zhen and the rest offered tea to Chief Jiang, Chief Jiang did not give any face. He just sat there without touching his teacup. Everyone could tell that Xiao Yu was okay now. After all, his injuries were not serious. But now, they had to pacify Chief Jiang.

It was awkward, and no one said anything for a long time.

It was until Chief Zhen offered tea again and Chief Jiang hit the table lightly. “Stop doing all these unnecessary things. You think everything will be over just by punishing those two officers? Ah? Have you all reflected on this incident? How did this incident happen? Who should be responsible for it?”

“Chief Jiang……” Zhen Anguo and the rest could feel a cold shiver. Chief Jiang wants to hold them accountable for this incident.

“I had spent most of my life in State Security. Now, my own nephew is arrested and beaten up by my subordinates? Why is this happening? Tell me!”

Knock, knock, knock. The waitress knocked on the door and entered with the dishes.

With outsiders around, Chief Jiang did not continue to scold them. He took a sip of his tea and saw that calligraphy from the corner of his eyes. He frowned and then shouted. “Waitress, take that calligraphy away.”

Remove that calligraphy? What does he mean? Dong Xuebing, Zhen Anguo and the rest were stunned.

The waitress was also shocked. She was new here, but she knew that this calligraphy is her boss’s favorite treasure. Take it away? The waitress did not even dare to touch it. “Sir, this only is a decoration. I……” Chief Jiang stared at her, and the waitress panicked. “Our boss is away and will be back soon. Can I ask him when he returns? I really cannot make a decision.”

Zhen Anguo looked at that calligraphy and understood. They might not be experts in calligraphy but could tell that this piece of work had no seal or names. It looks like some work from a roadside stall. It should not be in this room. Chief Jiang loves collecting calligraphies and books and was an expert. He was also furious over his nephew’s incident. His mood got worse when he saw this ordinary piece of calligraphy.

Yan Lei turned and stared at that waitress: “Just hurry up and remove it.”

The waitress was also slightly angry with these unreasonable customers. “What’s wrong with this calligraphy?”

Dong Xuebing was still bothered for not being able to speak to Chief Jiang. This was an excellent opportunity, and he did not want Yan Lei to be ahead of him. He stepped forward: “What’s wrong? Even I can tell that this is a piece of lousy work, let alone an expert like Chief Jiang. ‘Tranquility yields transcendence’? The strokes of these characters do not even show any hints of tranquillity.” Dong Xuebing used this opportunity to bootlick Chief Jiang. “Don’t think no one knows about calligraphy here. Our Chief Jiang is an expert in this. If Chief Jiang thinks this is not a good piece of work, then it is a piece of lousy work! Take it away. Put in in some other room.”

Xu Yan and Deputy Director of the Sixth Bureau nodded. Chief Xiao Dong reacted fast. If he could appease Chief Jiang slightly, then things might change.

The waitress replied: “Can we…… can we wait for our boss to return? Please bear with it for a while.”

Chief Jiang suddenly got mad: “Didn’t you hear what I said?”

Zhen Anguo was also furious. Was this waitress new? How come she could not see that the customers were getting angry.

Yan Lei saw Chief Jiang was furious and went over to try to remove that calligraphy.

Dong Xuebing was smart too. He will not give others the opportunity to perform in front of the leaders. He reached out before Yan Lei and grabbed that calligraphy. Then he walked out of the room and threw it in the corridor, before returning back to the private room. Dong Xuebing saw Chief Jiang was still furious and said: “Chief Jiang, don’t be angry. I had thrown that calligraphy outside. That is really some lousy writing. I wonder what the boss of this restaurant thought when he hangs this in the room. It will affect customers’ appetite.”

Yan Lei stared at Dong Xuebing coldly. He was pissed for not missing the opportunity to perform in front of the leaders. Dong Xuebing was much faster than him.

Dong Xuebing also felt his performance was perfect. This should calm Chief Jiang down slightly. It will be easier for them ask for forgiveness now. Zhen Anguo, Xu Yan and the rest were also thinking the same. But Chief Jiang…… huh? He seems to be angrier. Even Zhen Anguo who had been in the investigation branch did not know what was happening. This was the only a piece of calligraphy. Even if the writings were not nice, there was no need to be so angry. Could it be that Chief Jiang loves calligraphy so much that he cannot tolerate lousy works to be around him?

Everyone was at a loss of words.

At this moment, a middle-aged man entered the room with that calligraphy. From his dressing, he should be the boss of this restaurant.

Dong Xuebing was irritated. “What are you all trying to do? Don’t you know customers are always right? Why did you bring in that calligraphy again? Are you trying to provoke us and make us lose our appetites?”

“Enough!” Chief Jiang banged the table suddenly.

The boss of the restaurant had never seen Chief Jiang so angry before. He was also shocked. He thought Chief Jiang was mad at him for hanging his calligraphy in this room. He quickly explained: “Chief Jiang, your calligraphy is supposed to be hanged in my office. But we are having renovations there, and I am afraid that your masterpiece will be damaged. So, I brought it to this room. I…… I will take it back now.”

What? What did he say?

Everyone from the Western District branch was stunned.

Your masterpiece? These words were written by Chief Jiang? It was Chief Jiang that gave this calligraphy to the boss of this restaurant? Damn it! This was really written by Chief Jiang?

No one had expected this to happen.

Dong Xuebing’s face turned green. F**k. Is this a joke? This calligraphy turned out to be written by Chief Jiang? Why did he got mad and asked the waitress to take it away? Dong Xuebing, Zhen Anguo and the rest understood why Chief Jiang got angrier. It must be that he does not like others to discuss his calligraphy. That’s why he did not allow the boss of this restaurant to hang in outside. When he saw his calligraphy was hanged in this private room, he asked the waitress to take it away. Of course, he got more furious after he heard Dong Xuebing criticizing his work.

Oh shit!

Dong Xuebing wanted to bang his head against the wall. Why did he have to criticize those words? This was like scolding Chief Jiang in front of everyone. This was more than giving Chief Jiang a slap across his face. It was many slaps!

That’s right!

There is still a chance to salvage the situation.

Dong Xuebing brighten up suddenly. BACK!

Dong Xuebing had accumulated 4 days of BACK, and he immediately uses 3 BACKs.

……

……

Time returned.

Scenes flashed three times in front of Dong Xuebing.

The first thing Dong Xuebing saw was a teacup. It was still hot with steam rising. Dong Xuebing quickly scanned the surroundings to confirm the timing. If necessary, he will use BACK one more time. He looked around and saw Xu Yan, Zhen Anguo and the rest lowering their head, looking at the teacup and plates in front of them. Dong Xuebing immediately hear Chief Jiang scolding. “I had spent most of my life with State Security. Now, my own nephew is arrested and beaten up by my subordinates? Why is this happening? Tell me!”

This timing was just nice, and Dong Xuebing still had 1 more BACK as spare.

Knock, knock, knock. The waitress entered with a dish. “Your sauté corn with pine nuts is ready.”

Chief Jiang took a deep breath and stop his scolding. He then took a sip of tea and turned to the calligraphy and frowned. “Waitress, take that calligraphy away.”

Zhen Anguo, Xu Yan and the rest were stunned.

The waitress paused and replied with a distressed look. “Sir, this only is a decoration. I…… Our boss is away and will be back soon. Can I ask him when he returns? I really cannot make a decision.”

Yan Lei immediately stepped forward. “Just hurry up and remove it.”

The waitress replied: “What’s wrong with this calligraphy?”

Yan Lei replied angrily: “Can’t you see that our Chief Jiang does not like it? Take it away.” Because Dong Xuebing did not interrupt Yan Lei, this was different from earlier.

“Can you all bear with it for a while? Our boss……”

Chief Jiang stared at the waitress: “Didn’t you hear what I said? Take it away. If your boss is unhappy, ask him to see me.”

The waitress was frustrated. She thought to herself. What’s wrong with all these people? It’s just calligraphy.

Chief Jiang saw the waitress was still not moving and looked at the people from the Western District. “Remove it.”

Zhen Anguo, Xu Yan and the rest could also tell that these words were not written nicely. It does not have any artistic value at all. Zhen Anguo gave Yan Lei a look. Yan Lei was overjoyed. He quickly walked over and reached out for that calligraphy.

But at this moment, Chief Xiao Dong, whom everyone had almost forgotten about him, said something shocking. “Chief Jiang, this calligraphy cannot be removed.”

What?

Why did Chief Xiao Dong say such things?

Zhen Anguo, Director Jian, Yan Lei, Xiao Yu, and even Chief Jiang were stunned.

Cannot be removed? Chief Xiao Dong says this calligraphy cannot be removed? Chang Juan and Guo Panwei looked at each other.

Chief Jiang paused for a few seconds and flared up. Cannot be removed? You don’t even listen to my orders? Who is the leader here? You or me?

Xu Yan’s face changed. “Xiao Dong, what are you saying?”

Dong Xuebing pretended to rub his eyebrows and blocked Chief Jiang’s view, while he gave Xu Yan and the rest a look.

The Deputy Director of the Sixth Bureau was stunned. He was hoping for Xiao Dong to save him. But instead of putting out the fire, he was adding oil to it. Chief Jiang does want to see that calligraphy, you should go along with him and criticize those words. But you stopped everyone from removing it now? What are you trying to do? Making Chief Jiang angrier? The Deputy Director of the Sixth Bureau shouted: “Xiao Dong. Stop your nonsense.”

Yan Lei also could not believe what he had heard. Did I hear wrongly? What is this person trying to do?

What Dong Xuebing said later was more shocking.

Dong Xuebing pointed to the calligraphy on the wall and said: “Chief Jiang, can I put in a few words for this calligraphy? From the moment I saw this masterpiece when I entered the room, no words can describe my feelings. This is too well written. ‘Tranquillity yields transcendence’ Having tranquillity will not let our minds wander and make us reflect on our actions. This will help us achieve our goals. This calligraphy has deep meanings. From the strokes of the characters……. This must be written by a master.”

Everyone from the Western District branch jaws dropped. What was Xiao Dong saying? Masterpiece? Bullshit. This was just an ordinary piece of calligraphy. Anyone on the streets can write better than this.

Chief Jiang was stunned.

Zhen Anguo saw that Chief Jiang was stunned, and was furious. He turned and look at Xu Yan. Xu Yan, is this the firefighter you praised to the skies?

Xu Yan’s face turned pale when she saw Chief Zhen staring at her. But the next second, she saw Dong Xuebing secretly winking at her. It was like earlier. He seems to be signaling something. Xu Yan thought about Dong Xuebing’s actions. She knew Dong Xuebing was not someone so immature. He must have said those things for a purpose. Xu Yan trusted Dong Xuebing fully and did not stop him. She saw everyone else was distracted by Dong Xuebing and whispered to Zhen Anguo: “Chief Zhen since we asked Xiao Dong over to save the situation, I think…… I think we should let him handle this.”

Zhen Anguo looked at Xu Yan weirdly. Let him handle this? Let him stir up more problems? This is called putting out the fire? It’s more like lighting fire!

Xu Yan smiled: “I believe Xiao Dong did not say those things for no reason.”

Zhen Anguo frowned. Under this circumstance, Xu Yan still trust Dong Xuebing so much?

Yan Lei did not get Dong Xuebing’s signal and stared at him. “Chief Jiang is an expert in calligraphies. Stop talking nonsense!”

“Secretary Yan, you are the one who doesn’t know anything about calligraphies.” Dong Xuebing purposely said this to Yan Lei. He continued: “Chief Jiang, although this piece of work does not have any seal indicating the master who wrote these words, I am sure the one who wrote these 4 characters must be a master in calligraphy. The strokes are so swift, powerful, and smooth. This is…… no words can descript the skills of this master. This is really a terrific masterpiece! I feel that as someone who loves calligraphy must respect such masterpiece. Errr…… I hope you will forgive me for speaking my mind.” Actually, Dong Xuebing know nuts about calligraphy. Even if you give him a brush now, he can’t also hold it properly.

Yan Lei only have one thought in his mind. Dong Xuebing is crazy!

Chief Jiang looked at Dong Xuebing in his eyes: “Calligraphy master?”

Dong Xuebing replied: “I think this must be Master Tian’s work.”

Chief Jiang laughed. But no one could tell if he was laughing in jest or really happy.

Chang Juan was panicking. What was Chief Xiao Dong saying? Can’t he tell that Chief Jiang was furious?

Guo Panwei was also trying to signal to Dong Xuebing to stop with his eyes. He did not know what Chief Dong was up to today. Dong Xuebing did not drink any alcohol today. Why was he praising this calligraphy non-stop? What was he trying to do? Also, these characters were not as well written as what Dong Xuebing claims.

Suddenly, the door of the room opened, and the restaurant’s boss entered.

The boss could feel the tension in the room and be shocked. “Chief Jiang, you are here? Do you need anything? I will bring it to you personally.” The boss does not know that Chief Jiang wanted the calligraphy to be removed from the room.

Dong Xuebing looked at the boss and grabbed his arm. “You are the boss of this restaurant?”

The Boss was surprised. ‘Huh? Yes, I am.”

“Ah…… you are finally here.” Dong Xuebing quickly pointed to the calligraphy on the wall. “Which master wrote these words? Is this Master Tian’s masterpiece?”

The boss was shocked and secretly looked at Chief Jiang before replying: “No.”

Dong Xuebing pretended to not believe him. “Boss, if this is really Master Tian’s work, you can just admit it. We will also not steal this masterpiece from you. We just want to learn more about calligraphy. Stop trying to hide it.”

The Boss replied: “No. It’s really not Master Tian’s work. It’s…… it’s a gift from someone special.”

Dong Xuebing continued to act surprised. “It’s not Master Tian’s masterpiece? Impossible……” Dong Xuebing paused for a while and asked: “Boss, I really love this masterpiece. Can you let me bring it back? Just name a price.”

“Oh, I can’t let you have it. If it wasn’t for my office’s renovation, I will also not hang this calligraphy here. I still want to keep it in my office.”

Dong Xuebing replied: “You are right. These words are priceless, and it’s worth cannot be determined with money. Errr…… Boss, can you help me get a masterpiece from this master?”

Chang Juan and Guo Panwei could already see Chief Xiao Dong getting punished and fired.

Zhen Anguo could not stand it any longer. He looked at Xu Yan again and thought to himself. You still don’t feel that this Xiao Dong had gone crazy?

Xu Yan sighed helplessly. She also did not know what Xiao Dong is up to. Why was he getting so worked up over such a lousy piece of calligraphy?

If no leaders from the Western District come out to stop Dong Xuebing, it would make the matter worse. Zhen Anguo said apologetically. “Chief Jiang, I am really sorry. This Xiao Dong had just joined our branch and is not good with his words.” He then turned to Dong Xuebing with a long face: “Sit down!”

The Deputy Director of the Sixth Bureau had lost all hope. Chief Jiang should be furious, and he will be sacked. Chief Xiao Dong, what the hell are you doing?

Director Jian and the rest were also thinking that they will be dead. Who will bear Chief Jiang’s fury?

Yan Lei was worried for Chief Zhen, and at the same time, he was also laughing in his heart. Dong Xuebing is finished! What Master Tian’s masterpiece? Anyone who knows calligraphy can write better characters than this. Even Chief Jiang could see it, and you still try to go against him? Crazy!

But 2 seconds later, something more shocking happened.

Chief Jiang, who had been pulling a long face the whole day, suddenly laughed loudly. He took a sip of tea and said: “Who says this Xiao Dong is not good with words? Hahaha, from what I see, he is much better than all of you!”

Chief Zhen and the rest were shocked. What does Chief Jiang mean?

Chief Jiang laughed and looked at Dong Xuebing. “Young man, you also like calligraphies? You say this is Master Tian’s masterpiece? Hahaha, you should train your eyesight more.” He turned to the restaurant’s boss and said. “This is not some masterpiece from any masters. I had written these words a few years ago, and Old Zheng here saw it and ask me for this. I thought he had thrown it away long time ago. I did not expect him to even frame it up. Hahaha.”

Not only Zhen Anguo, Xu Yan and the rest from the Western district branch were shocked. Even Chief Jiang’s nephew was shocked.

Chief Jiang was the one who wrote those words?

These words were all written by him?

Everyone could not believe their ears. But when they saw the smiles on Chief Jiang and the boss’s face, no one could say anything. Everyone turned to look at Chief Xiao Dong as if they had seen a ghost. This was too unbelievable.

Xu Yan took in a deep breath. She finally understood what Dong Xuebing meant when he signaled to her. Dong Xuebing was bootlicking indirectly!

Dong Xuebing pretended to be surprised: “Chief Jiang, are you serious? This masterpiece is written by you?”

Chief Jiang laughed.

The restaurant’s boss said: “Chief Jiang’s skills are only slightly behind Master Tian.”

“What slightly behind?” Dong Xuebing stared with his eyes wide opened. “They are on the same level! If no one tells me the truth, I also can’t recognize it.”

Yan Lei was cursing in his heart. On the same level? Bullshit!

Another dish was served.

Chief Jiang waved his hand. “Ok, ok. Sit down and eat.”

Dong Xuebing did not sit. “Chief Jiang, I dare not to sit down. Ah…… Look at me, I really thought that this masterpiece is written by Master Tian or other Masters. I really love calligraphies. To me, Master Tian is one of the top calligraphers. That’s why I got so excited. I……. Chief Jiang, I’m sorry.”

Chief Jiang waved. “It’s fine. Have a sit.” Chief Jiang anger had subsided a lot.

Dong Xuebing sat down cautiously.

Only Chief Jiang and the restaurant boss knows about this calligraphy. Chief Jiang knew it was impossible for Dong Xuebing to know that he was the one who wrote those words beforehand. He thought Dong Xuebing was only a fresh graduate who loves calligraphy and respected this piece of work. That’s why he dares to disobey his instructions. Yes. Protecting this piece of work was a good thing and made him happy. Dong Xuebing even though this was written by Master Tian? This was the perfect compliment. “Xiao Dong, it’s rare to see young men like you who loves calligraphies.”

Guo Panwei and Chang Juang almost fainted when they heard this.

Chief Xiao Dong loves calligraphies? Bullshit! Chief Dong knows nothing about calligraphies!

Chief Jiang had never met Dong Xuebing before and did not know him well. But Guo Panwei and Chang Juang knew what Dong Xuebing was doing every day. Chief Xiao Dong rarely uses pen. He only used PC to type everything. Guo Panwei also knows that Chief Xiao Dong’s Chinese was not very good too. Whenever Chief Xiao Dong wrote something, there will be lots of wrong words. This was because he had used PC too much. Also, Chief Xiao Dong’s handwriting……. was too ugly. Even Guo Panwei’s writing was nicer than his.

Chief Xiao Dong loves calligraphies?

That’s bullshit. He might never even hold a brush.

Guo Panwei dares to confirm that Chief Xiao Dong knew this was written by Chief Jiang. If not, he would not dare to say such things and claims he loves calligraphy. But……. Even Chief Zhen, who had done investigation work before did not know, how did Chief Xiao Dong know that this was written by Chief Jiang? Also, Chief Xiao Dong seems to be very confident. This was impossible. It should be Chief Xiao Dong’s first time here.

Guo Panwei and the rest could not understand why.

Dong Xuebing felt this was the right time and he raised his teacup: “Chief Jiang, our branch had created this trouble for you and your relatives. I had also offended you earlier. I…… I…… I will punish myself by drinking three cups. I hope to seek your forgiveness.” By right, Dong Xuebing’s status was too low to raise his cup. But the situation now was different.

Chief Jiang frowned when Dong Xuebing mentioned about his nephew’s incident. He looked at Chief Zhen and the rest and waved his hand. “Fine. In the future, make sure to investigate thoroughly before making any arrest. Do you all understand? Ok. Let’s eat.” Chief Jiang had decided to forgive them and will not pursue this matter anymore.

It’s settled!

This big headache of all the leaders from the Western District Branch had been solved!

Everyone was relieved and turned to look at Dong Xuebing. They did not know what to say.

Who would expect this ugly calligraphy hanged in a private room of a restaurant was written by Chief Jiang?

Chief Xiao Dong!

It’s this god damn Chief Xiao Dong again!

Guo Panwei and Chang Juan had full respect for Chief Xiao Dong. He had saved the day again!

Director Jian knocked his head a few times. They had apologized and bow down to Chief Jiang for almost half a day. But Chief Jiang did not forgive them. This Chief Xiao Dong just came over to the restaurant and settled the problem within a few minutes by talking about calligraphy? We are all humans, why is there such a big difference?

Xu Yan smiled and shook her head. This Xiao Dong is full of surprises.

The Deputy Director from the Sixth Bureau, who had narrowly escaped death, was excited and speechless. He could not understand why Chief Xiao Dong was so capable.

Those who were from the Western District for some time had seen the miraculous feats of Dong Xuebing many times and were not very surprised. But this was the first time for Zhen Anguo and Yan Lei. If they had never seen it with their own eyes, they would never believe a Deputy Chief of a small office can solve the branch’s biggest headache just like that.

If you say Chief Xiao Dong did not know that calligraphy was written by Chief Jiang and it was all luck, why would he signal and winked towards the Western District’s leaders when he was praising those words? But it should be impossible for Chief Xiao Dong to know it was Chief Jiang’s writings beforehand. No one in the room knew and how can Chief Xiao Dong know about this?

This was too weird.

But all these do not matter. Chief Xiao Dong had saved the day again.

This is Dong Xuebing’s capability.

No one can doubt it!

Chapter 136 – This is his capability!

Kang De Restaurant’s entrance.

There were strict restrictions on State Security on drinking. This was why the dinner ended quite early.

Dong Xuebing opened the car door for Chief Jiang and his nephew. Chief Jiang smiled and gave Dong Xuebing some words of encouragement before leaving. Dong Xuebing, Zhen Anguo, Xu Yan and the rest stood there watching Chief Jiang go. Dong Xuebing had wanted to ask for a piece of calligraphy from Chief Jiang, but he knew that within the same organization, the top leader cannot give his calligraphy to anyone he likes. If he gave Dong Xuebing a piece of calligraphy, the calligraphy would be Dong Xuebing’s safety talisman. Dong Xuebing felt Chief Jiang still did not like him that much to give him a piece of calligraphy.

After Chief Jiang left, Dong Xuebing started explaining to his leaders.

He turned to all the leaders and said: “Chief Zhen, Chief Xu and leaders, I apologize for my actions. Please punish me.”

Zhen Anguo looked at Dong Xuebing: “Why should we punish you?”

Dong Xuebing replied: “I had talked back at Chief Jiang and nearly made him angry.”

Zhen Anguo laughed and pointed at him: “You are not asking for our forgiveness. Hahaha, I think you are asking for rewards.” This was the first time Zhen Anguo saw with his own eyes on Dong Xuebing performing miracles. It was more miraculous than what Xu Yan described. Zhen Anguo wonders why there is such a capable person in a small office.

Xu Yan put on a stern face: “You gave all of us a fright when you said all those things.” Although Xu Yan was criticizing Dong Xuebing, she was overjoyed in her heart. Dong Xuebing was her subordinate and was someone she valued a lot. He had helped the whole branch settled a difficult problem, and she felt proud. “Hmmm, how do you know that calligraphy is written by Chief Jiang?”

“I guess it.” Dong Xuebing still had a “guilty” look on his face. “Actually when Chief Jiang asked to remove that calligraphy, I had the feeling that it might be written by Chief Zhen. But Chief Zhen was sitting right in front of us, and I did not have the chance to tell you all. I can only secretly wink at you. I had said all those things without permission and I…… Errr….. I’m sorry.”

Yan Lei heard this and was furious. Why didn’t you give me a signal?

Zhen Anguo laughed and waved his hand: “You are right. You do not have the chance to explain during that situation.”

If Dong Xuebing had not secretly winked at them, Zhen Anguo and the rest of the leaders would not feel comfortable. Oh, you know that calligraphy is written by Chief Jiang and is trying to hide it from us? But with those few winks, things were different. Dong Xuebing had hinted to them and had no chance to explain. It was their fault that they did not realize it. Damn. Who would have thought that the calligraphy was written by Chief Jiang? There were no clues at all.

This Chief Xiao Dong was extraordinary.

After this issue was settled, Chief Zhen was also in a good mood. “Let’s go back to the branch.”

Xu Yan gave Dong Xuebing a pat on his back. “Well done.”

After all the leaders boarded their vehicles, the Deputy Director from the Sixth bureau went up to Dong Xuebing and shook his hand. “Chief Xiao Dong, please forgive me. At the start, I still thought you are…… that’s why I had raised my voice at you. Please don’t mind me. Sigh…… in the future, let me know if you need any help.” He had sat together with Chief Zhen and Xu Yan at the table and had seen Dong Xuebing signaling to them. But he did not know what Dong Xuebing meant. Instead, he still raised his voice and scolded Dong Xuebing.

Yan Lei felt frustrated. He had embarrassed himself earlier when he scolded Dong Xuebing that he did not know anything about calligraphy. But in the end, Yan Lei made a fool out of himself.

Dong Xuebing felt he was walking on clouds. He knew he had settled this problem nicely. But when he thought about the time before he used BACK, he broke out in cold sweat. You all only see me resolving this issue, but my future was almost destroyed by all of you. Dong Xuebing had criticized that calligraphy, and if he did not use BACK, he would be in deep trouble now.

Western District Branch Bureau.

Tan Limei, Sun Zhuang and Old Yan were still in the office when Dong Xuebing, Guo Panwei, and Chang Juan returned. When Dong Xuebing returned, even Old Yan, who does not care about work, gave a questioning look to Dong Xuebing. He was also curious about the result. Dong Xuebing had wanted to brag about what he had done, but he was still the leader of this office. He got to humble, and somethings cannot be said by himself. Dong Xuebing just returned back to his own room to pack his bag, leaving Chang Juan and Guo Panwei the chance to tell what happened at the restaurant to the rest.

Tan Limei’s heart skipped a beat when she says Dong Xuebing returning back to his office without saying a word. “Sister Chang, Brother Guo, is the problem settled?”

Sun Zhuang asked: “Is Chief Jiang still angry? Who is he going to hold responsible for this incident?”

Guo Panwei rolled his eyes and said loudly: “How is that possible? Didn’t you see who had gone to save the day? Is there anything our Chief Dong that can’t settle?” Guo Panwei was so loud that even Dong Xuebing could hear him in his room.

Old Yan excitedly said: “Quick, tell us what happened.”

Tan Limei also added: “Sister Chang, quick tell us.”

Chang Juan took a deep breath first before saying: “I am impressed with our Chief Xiao Dong. You all did not see what happened today. It’s like…… like……”

Guo Panwei added: “It’s like we have seen a ghost.”

Chang Juan laughed: “That’s right. It’s like we have seen a ghost. It’s too unbelievable.” Tan Limei, Sun Zhuang and the rest were looking at her, and she continued. “I shall tell you all from the start. Chief Jiang was furious and had banged the table in the restaurant. He said he wanted to hold our branch responsible for this incident. At this moment, Chief Jiang noticed calligraphy hung in the private room and ordered the waitress to remove it. But the waitress dares not to remove. Chief Jiang got mad and insist the calligraphy be thrown out of the room. Haha…… Do you all know the reason?”

Tan Limei quickly replied: “Chief Jiang likes calligraphy and must think that piece of work is ugly and will affect his appetite.”

Sun Zhuang also nodded.

Guo Panwei smiled. “All of us also thought the same way at that moment. But make a guess. What did our Chief Dong say?”

Old Yan asked: “What did he say?”

“No one could ever guess what Chief Dong had said. Even all the leaders were shocked.” Chang Juan continued. “Chief Dong openly opposed Chief Jiang’s orders and said that the calligraphy cannot be removed.”

Sun Zhuang was stunned. “Really? Why did Chief Dong say that?”

Old Yan also could not believe his ears and laughed. “Chief Dong is still in his room. You two better not make up stories.” Everyone knows Chief Xiao Dong does not have high political wisdom. But no one feels he is an idiot. Openly oppose the No.1 man of the City’s bureau? Rubbish.

Chang Juan and Guo Panwei looked at each other and smiles. “Don’t doubt us. We are not joking. Chief Dong really did say that.” Chang Juan laughed when she saw the rest staring at her with their mouths opened. “That’s right. Everyone in the private room had the same expression as all of you now. All of us were stunned. Who would expect Chief Dong to say this? What happens next was more shocking. Chief Dong ignored Chief Jiang’s furious expression and start to praise that calligraphy. He still claims that this calligraphy was written by Master Tian and as a calligraphy lover, Chief Dong will not allow anyone to disrespect this masterpiece. That’s why he doesn’t allow Chief Jiang to remove it.”

“Chief Dong is a calligraphy lover?” Tan Limei and the rest almost fell off their chairs.

All of them had seen Chief Dong’s handwriting. Calligraphy lover? Bullshit!

Old Yan asked: “Chief Jiang got angrier? This is not settling the problem. It is totally the opposite.”

Chang Juan replied. “We all have the same expression as all of you now. We thought Chief Jiang would blow his top, but guess what? Chief Jiang did not lose his temper. Instead, he laughed loudly.” Chang Juan paused for a while and continued. “Chief Jiang said that he was the one who wrote this calligraphy few years back. He had given it to the boss of the restaurant then. Yes. That was Chief Jiang’s writings.”

“Ah?!!!”

“Really? Are you serious?” Tan Limei and Sun Zhuang’s eyes nearly popped out. “This is coincident?”

Chang Juan smiled: “Even when I think back at what happened at the restaurant, I still get shivers. I can tell all of you that this is not coincident. Chief Dong knew that calligraphy is written by Chief Jiang before he said those things. Don’t ask me how he knows that. But what Chief Dong said appeased Chief Jiang and Chief Dong took the opportunity to ask for forgiveness, and Chief Jiang said he will not pursue the matter.”

Tan Limei, Sun Zhuang, and Old Yan were stunned.

Guo Panwei sighed. “Our Chief Dong is too capable. It seems that he could settle all sorts of problems easily.” Guo Panwei was not bootlicking. This was his real feelings.

“That’s right. It’s too unbelievable.”

Dong Xuebing walked out of his office and cleared his throat. He had waited for Chang Juan and Guo Panwei to finish telling the story to the rest purposely. “It’s almost the New Year, and there is a lot of work. All of you have worked hard. Pack up and go back.” Dong Xuebing was overjoyed to see so many people praising him.

Tan Limei looked at Dong Xuebing: “Chief Dong, if there are such incidents again in the future, you must bring me along.”

Dong Xuebing stared at her: “Just focus on your work and stop thinking about all these.” Dong Xuebing said in his heart. Are you cursing me? Such incidents in the future? I do not want to experience this again. My future is almost gone. “Oh, don’t spread about the calligraphy. Keep it to yourselves.” Dong Xuebing does not want Chief Jiang to know about this.

At the same time.

Because of this incident, most of the staff in the Western District branch were still in their offices. Everyone was worried that Chief Jiang would hold the branch responsible and the leaders will be transferred away. There would be a significant impact if this happened. What will happen next? Who would Chief Jiang blame? The Deputy Director of the Sixth Bureau? Director Jiang or someone higher than him?

Suddenly, everyone received the news they were waiting for.

Other than the two officers who hit Chief Jiang’s nephew, no one else will be punished. This incident was over.

What was this possible?

Chief Jiang should be furious over this incident.

The following news they received made everyone speechless. Damn! It’s Chief Xiao Dong again!

The news those people received does not contain the details. They only knew that when all the leaders were helpless, Chief Xiao Dong was summoned over to put out the fire. Chief Xiao Dong reached the restaurant and then praised calligraphy there. This calligraphy was later found out that it was written by Chief Jiang and Chief Jiang’s anger was appeased. Chief Xiao Dong solved this issue within 10 minutes.

Everyone was dumbfounded.

What else can they say? This was Chief Xiao Dong’s capability.

As everyone was going back, they were still discussing this incident.

“Look, what did I say this afternoon? I said this incident can only be handled by Chief Xiao Dong. No one else can settle it.”

“Don’t you think it’s weird? How come Chief Xiao Dong can just settle this issue so easily?”

“That’s because he is Chief Xiao Dong.”

“Hahaha, Xiao Liu, you sound like you are worshiping him.”

In the branch, the most surprised person was Chief Zhen’s secretary, Yan Lei. Yan Lei felt what Dong Xuebing did was too unbelievable. Everyone in the branch should be shocked. What was more incredible was the attitude of the rest of the people in the branch. They were only surprised for a while and then continued with their work. It seems like Dong Xuebing had only gone to the market…… and then got a KG of cabbage at 1 cent. People were only surprised but not shocked.

Yan Lei started to ask around about Dong Xuebing and found out about Dong Xuebing’s miraculous feats.

Yan Lei almost vomit blood when he heard it.

Saving documents…… penalty kick…… scoring the goal in the final seconds…… giving Minister Lu medication…… Zhou Guoan’s corruption case……

Yan Lei finally understood why everyone was not shocked to find out Dong Xuebing had settled this issue. He finally understood why the leaders in the branch trusted Dong Xuebing so much.

Dong Xuebing could put out any fire.

Chapter 137 – Deputy Section Chief!

Night.

North Heping Road, Qu Yunxuan’s apartment.

Qu Yunxuan was putting up a pair of couplets on the wall. There were some red and gold Lunar New Year decorations in the living room. On the coffee table, there were some packets of sweets, nuts, and seeds. There were also some chocolates and gummy candies in a glass bowl. This year’s Lunar New Year was slightly earlier. In a few more days, it will be Lunar New Year’s eve. This was the time when everyone in China starts to decorate their houses.

The door opened, and someone entered the house.

Qu Yunxuan knew who had come in without even raising her head. “You had dinner with your leaders? Are you still hungry?”

“Yes. I want to eat you.”

“Eat your head! Stop talking nonsenses! Are you asking for a beating?”

“Hahaha……” Dong Xuebing did not care what Qu Yunxuan was doing and went over to carry her up to the sofa. He even spins around with her in his arms. Dong Xuebing could not show his happiness too openly at his unit, as he was afraid others might gossip about him. Now, he had returned home and could openly show his joy and excitement. “Aunt Xuan, I had gotten some credits when I was dining with the leaders. This is a great credit. I think someone from the Political Section will look for me within these few days.”

Qu Yunxuan was holding on to Dong Xuebing around his neck as she was being carried by Dong Xuebing. “Why will they be looking for you?”

Dong Xuebing laughed. “It is about my promotion. I will be getting my promotion to Deputy Section Chief rank!”

Qu Yunxuan was surprised. She pinched Dong Xuebing lightly: “Don’t try to trick me. You are really going to be promoted?”

Dong Xuebing laughed. “If it is this morning, I only stand a 50% chance of getting this promotion. But now, I am sure! Hahaha, you might not know. Although there are strict regulations on promotions, like minimum number of years, probations, or two years observations, etc. but it will all depend on the leaders. Oh, I did not tell you about what I had done since I entered the government sector. I can’t even count the number of times I got credit with one hand. Why will they not promote me? No one will say anything, even if I am promoted based on an exceptional basis.”

“Really?”

“Of course. Why should I lie?”

“Then what are you waiting for?” Qu Yunxuan got up from Dong Xuebing’s arms and kissed him on his forehead. “You are terrific. This calls for a celebration. I will go and buy some alcohol.”

Dong Xuebing replied. “You want me to break the rules? Our department forbids us to drink too much alcohol. I also cannot drink. I will be drunk even if it is a small glass.”

“Then…… Let’s go to the restaurant.”

“Huh? I just had my dinner. Didn’t I SMS you?”

Qu Yunxuan grumbled. “That Section Chief Xu, who was driven out by you, got his Deputy Chief Rank when he was almost 40. He only got Section Chief Rank when he is 50. How old are you now? How long have you joined your agency? Shouldn’t we celebrate? We did not even celebrate when you become the Deputy Chief of your office.”

Dong Xuebing also felt this promotion was a significant leap in his career. He was only receiving Deputy Section Chief’s benefits but did not have the rank. With this promotion, he will be considered a real government official. This really calls for a celebration. “Errr…… I am still full. Why not we have dinner at Wang Fu after work tomorrow? Wait. The excitement will die off if we wait until tomorrow. Let’s go shopping and then watch a movie today.”

Qu Yunxuan playfully pinched his nose. “Ok. I will listen to everything you say today.”

Dong Xuebing’s eyes fluttered and looked at Qu Yunxuan, who was in her long johns. “I can also decide what you wear today?”

Qu Yunxuan blushed and quickly covered her chest. She stared at Dong Xuebing and scolded. “You pervert. Are you trying to bully me again?” She reached over to hold Dong Xuebing’s hand and led him to her bedroom. She switched on the lights and draw up the curtains. She then walked over to her wardrobe: “I am in a good mood today, and I will listen to you this time. But this is the only time. If you have any weird requests in the future, I will beat you up! There. All my clothes are there. You can pick what you want me to wear.”

Dong Xuebing rubbed his hands excitedly. Everyone has their own preferences, and preferences change over time. For example, when Dong Xuebing was in Junior High, he likes to see his female classmates in short skirts. But his classmates had to wear uniforms in school. It was only on school outings or tuition classes on weeks ends when they wear dresses. But now, Dong Xuebing prefers mature and smart dressing. He felt women in such dressing were more feminine and attractive. That’s why Dong Xuebing was very excited to pick the clothes for Qu Yunxuan.

Dong Xuebing decided to start picking the clothes from the inside. He bent over and opened the drawer containing Qu Yunxuan’s bras and panties.

Qu Yunxuan immediately blushed and reached over to pull Dong Xuebing’s ear. “You cannot pick those. I…… I had just changed this morning.”

Dong Xuebing turned and looked at her. “Didn’t you say you will listen to me today?”

“……. You cannot choose my inner wear.”

“Ah…… why are you still so shy? Look at you. You are blushing.”

“You want me to tear your mouth?”

Dong Xuebing love to tease Qu Yunxuan. No matter how much she objected, he started search through the drawer, looking for the bra and panties he likes. Qu Yunxuan hit him a few times on his back and saw he still was continuing, she gave up.

“Oh.” Dong Xuebing suddenly stopped and asked: “Aunt Xuan, what is the color of your bra now?”

Qu Yunxuan stared at him angrily. “White!”

Dong Xuebing smiled shyly. “Can you let me take a look?”

“You want to die?!”

“Errr…… Just one look. If I don’t know what you are wearing now, how can I choose your outfit today?”

After bargaining for some time, Qu Yunxuan finally gave in. She hit him a few times and then lift up her top for one second. She blushed and quickly covered herself up. “Are you satisfied now?”

Dong Xuebing nodded. Actually, he does not care what Qu Yunxuan was wearing. He only wants to see her change. After searching through the drawer for a while, he took out a pair of matching lacy bra and panties and gave it to her.

Qu Yunxuan quickly snatched it from him and said: “I will change after you go out.”

Dong Xuebing will never do that. “Change now. I will not peep.”

“Who would believe you?”

“Didn’t you say you will listen to me? Why did you change so fast?”

“……” After hesitating for one minute, Qu Yunxuan took off her clothes when Dong Xuebing turned back to choose her clothes.

Dong Xuebing was peeping through the corner of his eyes. He then continued to choose the stockings. He picked a pair of skin-colored stockings. “Wear this too.”

Qu Yunxuan, who was only in her bra and panties, covered her chest with her arms and stared at him: “You want me to wear a skirt in Winter?”

“What skirt are you talking about?”

“Then why are you asking me to wear stockings?”

Dong Xuebing blushed. “Errr…… It’s my personal preference.” Dong Xuebing loves the smooth feeling of stockings. He felt stockings were a must for a mature and beautiful woman like Qu Yunxuan. Although black stockings were sexier, it does not suit a virtuous woman like Qu Yunxuan. Skin-colored stockings feel more homely and gentle.

Qu Yunxuan gritted her teeth and sat down on the bed to put on the stockings. She pretended to not see Dong Xuebing peeping at her.

After a while, the perfectly dressed up Qu Yunxuan appeared in front of Dong Xuebing.

Qu Yunxuan’s hair was tied up in a bun with a clip and had light makeup. She was wearing a white shirt with tight black pants. She looked more mature than usual. Dong Xuebing walked around her a few times admiring her and nodded.

“Am I beautiful?”

“Yes. You are the prettiest woman I had ever seen.”

Qu Yunxuan smiled and rolled her eyes. “You are just saying this to make me happy.”

Dong Xuebing swallowed his saliva and said: “Seeing you like this makes me feel like staying at home. Why not we celebrate in bed?”

Qu Yunxuan slapped the back of Dong Xuebing’s head and grabbed her coat. “Stop your nonsense. Let’s go.”

On the way out, they met their neighbor, Aunt Liu walking up the stairs with a bottle of peanut oil. She saw Qu Yunxuan and Dong Xuebing and smiled: “Xuebing, Xiao Qu, you two are going out?”

Qu Yunxuan quietly moved slightly away from Dong Xuebing and replied. “Yes. It’s almost New Year. I am going to the supermarket to buy a packet of rice. It’s too heavy, and I can’t carry it myself. So, I got Xiao Bing to come with me. Hahaha.”

Aunt Liu laughed: “That’s right. You should get a husband. It is inconvenient to not have a man around.”

Qu Yunxuan nodded. “I am still looking for one too.”

After both of them walked out of their estate, Dong Xuebing rolled his eyes. “You really know how to lie. Buy rice?”

Qu Yunxuan saw it was already dark and there was no one around. She moved closer and held Dong Xuebing’s hand lightly: “Then what should I say?”

“Just say we are going out for a date.”

“Go to hell! I still have not agreed to be your girlfriend.”

Qu Yunxuan and Dong Xuebing strolled along shopping street slowly. Almost everyone, regardless of old and young, will turn back to look at Qu Yunxuan. Dong Xuebing felt proud to be walking alongside with her. In Beijing, almost everyone wants to stand out among the rest. If you ask any guys on the streets of Beijing, what type of girlfriend are they looking for, their answer will most likely be “someone whom I can bring out.” There are two meanings to this answer. One is about the woman’s look. The prettier their girlfriends are, the more they will want to bring them out. Another type is the woman’s character. The woman must not throw a tantrum or talk back to her boyfriend in front of his friends. Qu Yunxuan is a beautiful and matured woman. She was the perfect combination of both types.

As it was getting late, Dong Xuebing and Qu Yunxuan did not go the Cinema in the central part of Beijing. They went to a small cinema nearby.

After getting the tickets, they went to a café for a drink to wait for the movie. They were watching an overseas romance movie, and there were not many people in the cinema. At most, there were only about a dozen people in the cinema, and they were seated in the center and near the front. Dong Xuebing had naughty thoughts when they enter the cinema. He pulled Qu Yunxuan to the corner in the last row. This was not the right spot to watch the movie, but it was quiet, and no one was seated nearby.

Qu Yunxuan put on a straight face: “Idiot! Are you thinking of doing something to me again?”

Dong Xuebing laughed: “Absolutely not.”

“We are in public. You better behave yourself. If not, I will hit you.” Qu Yunxuan took off her coat and sat down with a box of popcorns beside Dong Xuebing. She picked up popcorn and was about to put it into her mouth when she saw Dong Xuebing move nearer with his mouth opened. Qu Yunxuan could only put the popcorn into his mouth. “Behave yourself.”

The movies started. The plot of the film was the same as all romance movies.

Dong Xuebing was not even looking at the screen. He saw Qu Yunxuan watching the movie attentively and secretly moved his hand over to her thighs. He was feeling her up. Qu Yunxuan felt Dong Xuebing’s hand and quickly looked around before she gave him a stare. She did not say anything and continued watching the movie. But she was not as focused as before.

“Xuan Xuan, sit on my lap.”

“What for?”

“I want to hold you while I watch the movie.”

“……”

“Quick. I still have something to discuss with you.”

“……”

Qu Yunxuan did not reply, and Dong Xuebing just bent over to carry her up. Qu Yunxuan was tall and with her voluptuous figure, her weight was about the same as Dong Xuebing. It was hard for him to carry her to his lap in this position. Dong Xuebing was panting when he placed her on his lap and start hugging her around her waist.

“Stop it.” Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s thigh. “What is it you want to discuss with me?”

Dong Xuebing rested his chin on her shoulders and asked. “You said earlier that you will listen to me today?”

“I did not say that.”

“You did.”

“Tell me what you want to do first.”

Dong Xuebing was looking at Qu Yunxuan’s thick red lips and whispered something shyly to her.

Qu Yunxuan immediately blushed and pinched his thigh. “You…… You…… you want me to use…… what sort of celebration is this? You pervert. I will kill you.” Dong Xuebing was still staring at her lips, and she got mad. “Stop looking at me like this, or I will dig your eyes out!”

“Really cannot?”

“Absolutely no!”

“We have already done that, what’s the difference? It’s all the same.”

“…… the same? My mouth and……. How can it be the same?”

“I think it is the same.” Dong Xuebing also did not expect he will succeed. He was only trying his luck. After all, Qu Yunxuan was very shy. “Errr…… forget it. Just treat it as I did not say anything. Let’s carry on with the movie.” Dong Xuebing felt embarrassed. Qu Yunxuan must be thinking that he was a pervert.

Qu Yunxuan kept quiet and sat on his lap, watching the movie.

Dong Xuebing took a quick glance at her. He does not know whether if she was angry or not. “Aunt Xuan, I am only joking with you. Really. Don’t take it so seriously. Errr…… if you are angry, I will let you pinch me. Here, I offer this leg for you to pinch.”

Qu Yunxuan was still ignoring him.

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing was afraid he would affect the rest, he quickly answers his phone. “Hello?”

“Xuebing.” It was Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping. “Where are you now? What is your background so loud?”

“Oh, I am watching a movie in the cinema.”

“You are alone?”

Dong Xuebing suddenly noticed Qu Yunxuan had got off his lap as he was replying to his mother: “Yes. I am alone. I am bored at home, so I came out for a walk.” Dong Xuebing was stunned when he saw Qu Yunxuan squat down facing him. He wanted to ask her want was she doing, but he was still on the phone with his mother.

“It will be Lunar New Year soon. I will be going back to see you in a few days.”

A pair was small hands moved to Dong Xuebing’s belt and start to unbuckle it slowly. Dong Xuebing was stunned. Damn! What are you trying to do? Didn’t you say no? Why are you taking off my belt?

Qu Yunxuan looked up at Dong Xuebing and then continue to remove his belt.

Dong Xuebing’s mother asked: “Xuebing, I am talking to you. I will be going back during Lunar New Year.”

“Yes, yes, yes. Come back. Ok. Just come back.”

“I will only be back for 2 days. I should be back on Eve and will return on the first day of New Year.”

A moment later, Dong Xuebing took in a deep breath. He could feel his blood boiling. “Yes. Yes. I…… I will prepare the dumplings.”

“What’s wrong with you? Why do you sound so weird today?”

“Nothing. It’s an exciting part of the movie.” Dong Xuebing was breathing rapidly.

“Oh, then you go and watch your movie. I will hang up now. Remember to work hard and don’t make mistakes. Your probation is one year. Once you can last until your probation is over, you will have an iron rice bowl. You might not be able to be a leader, but what I wish for is for you to have a secure job.”

“Ok, ok…… Bye…… Let’s talk again when you are back.”

10 minutes later.

Qu Yunxuan stood up with one hand covering her mouth and ran towards the toilet in the cinema.

Dong Xuebing’s face was red as he waited for Qu Yunxuan outside the toilet. When he saw Qu Yunxuan staring at him when she came out, he immediately asked. “Err…… have you decided on our company? What will you be doing? Do you have any plans?” He was afraid she would be angry and tried to divert her attention.

Qu Yunxuan stared at Dong Xuebing angrily and replied: “I have not decided yet.”

Dong Xuebing nodded. “That’s right. We should not rush. You can speak to your friends first. Errr…… how is the movie? It should be ending in 30 minutes.”

Qu Yunxuan took out a napkin and wiped her mouth. Her face was still red when she threw the napkin into the bin. “What are you looking at? You pervert! I am warning you. This is the only and last time. Do not ask me to do this again! If you still make these weird demands, give me back my keys. I will not let you step a foot into my apartment again! Do you hear me?”

“Yes…… yes…” Dong Xuebing laughed: “I hear you loud and clear.”

Qu Yunxuan gave him an angry look: “Idiot. Let’s go back.”

Dong Xuebing and Qu Yunxuan walked back, hand in hand, to North Heping Road.

Dong Xuebing’s promotion celebration was officially over.

……

A few days later.

Pang Bin, the Chief of the Political Section, lead a team, consisting of a leader from the cadre section and two staff members, to have an official talk with Dong Xuebing. After that, they interviewed the staff from the General Affairs Office to find out their views of Dong Xuebing. At the same time, they also consulted the Chief of the General Affairs office, Li Qing, and other leaders. Finally, they consolidate a report and submit it to the branch’s Party Committee. The Party Committee announced that Dong Xuebing has high aspirations and is a loyal follower of the party. He also showed excellent results and had outstanding work performance. Therefore, he is officially promoted to Deputy Section Chief. The nature of his work will not be changed.

Many people were shocked to find out that Dong Xuebing was promoted.

Everyone knows Chief Xiao Dong had only entered the bureau for 4 months, and his civil servant’s probation was not over yet.

When everyone thinks back about Dong Xuebing’s progression, they were shocked. Application to enter the Party will take at least 3 to 4 years for others. But Chief Xiao Dong got the approval in just 3 to 4 days. Ordinary staff members will need at least 2 to 3 years to be the Deputy Chief of a section. But Chief Xiao Dong took only 2 to 3 months. He even got the chance to attend the training course held at the Party School. This was reserved for people who were holding Deputy Section Chief rank. Other people need at least 3 to 4 years to get the Deputy Section Chief rank. But Chief Xiao Dong took only 3 to 4 months.

Exceptional case.

Exceptional case again.

Why Chief Xiao Dong can move up the ranks so fast?

The speed of Chief Xiao Dong moving up the ranks was like sitting on a rocket to space!

Chapter 138 – Lunar New Year!

Lunar New Year.

It’s Lunar New Year’s Eve today, and people in Beijing calls this day, the 30th.

Sounds of firecrackers can be heard everywhere. Everyone can feel the celebration vibes along the streets. Dong Xuebing’s mood was also excellent. He had received the official confirmation of his promotion to Deputy Section Chief from the higher-ups yesterday and was overjoyed. After pasting a pair of couplets and a “Fu” word on his front door, he returned to his apartment to start wrapping the chives and pork dumplings.

But Dong Xuebing’s only regret for this New Year was it was as quiet as before in his house.

Aunt Xuan is not married and had to return to her parents’ and grandparents’ house to celebrate. This was because she has a big family. She had left for her parents’ place yesterday morning and should return after the New Year holidays. Dong Xuebing’s mother was currently on the way back to Beijing, and Dong Xuebing could only knead the dough himself.

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s phone rang. It was an unknown number.

“Chief Xiao Dong, I’m Old Yan. Hahaha, I am calling you to wish you a happy new year.”

Dong Xuebing was surprised and replied: “Happy New Year to you too.”

Old Yan chatted with him for a while. Dong Xuebing remembered that he is different from before. Not only people will be calling him to wish him Happy New Year, he also has to send his greetings to his leaders. He cannot visit the State Security’s quarters to visit His leaders personally. His promotion was an exceptional case and if he visits the leaders, there will bound to have gossips and rumors. It would be worse if he brought New Year gifts for the leaders. State Security is different from other government agencies. So, after pondering for a while, Dong Xuebing start to call Zhen Anguo, Xu Yan, and other leaders to send his greetings.

“Chief Xu, I am calling you to wish you a Happy Lunar New Year. Thank you for taking care of me all this time. This coming year, I will continue to work hard and follow your footsteps…….”

“Chief Zhen, Happy Lunar New Year. I wish for you to have a prosperous year……”

Dong Xuebing even called Xie Huilan to wish her. No surprises, her number was the hardest to get through. Dong Xuebing had only called Chief Xu twice and Chief Zhen four times before the line got through. But he had to try dialing Xie Huilan’s number 18 times before he could reach her on the 19th call. He wonders how many people were calling her to send her Lunar New Year’s wishes. This is the peak period for people to call their leaders.

After calling all the leaders, Dong Xuebing continued to knead the dumplings’ dough.

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s phone rang again.

It was Tan Limei who called. “Hehe, Happy Lunar New Year, Chief Dong. I hope this coming year will be a good year for you.”

Dong Xuebing laughed. “Thank you. I also wish the best for you and Sun Zhuang.” She was one of his closest subordinates, and he could be more casual with him.

“Thank you. Eh? Why is your place so quiet? Are you alone?”

Dong Xuebing laughed. “Xiao Tan, stop adding salt to my wounds. Hahaha. My mother is on her way back. This year will still be both of us. If not, why would I be kneading the dough for dumplings myself.”

“Ahh…… This should not be happening. I will go over with Zhuang Zhi to help you.”

“It’s fine. Thank you.”

“My family has our reunion dinner at night, and I am quite free now. If it is convenient, I can go over now. Errr…… Actually, Zhuang Zhi and I have a small request. We had planned to go over to your place on the first day of New Year to speak to you.

Dong Xuebing heard what she said and did not stop her. “Ok, then. Come over for lunch.”

The doorbell rang when Dong Xuebing hangs up the call.

Dong Xuebing thought his mother had reached and went over to open the door.

But it was Guo Panwei. He had two big bags with him. “Chief Dong, Happy New Year. These are some gifts for you. Here. I will not bother you anymore.” The unspoken rule was to visit the leaders on the 1st, 2nd, and 3rd day of the Lunar New Year. But Guo Panwei knows about Chief Xiao Dong’s family background. He does not have many relatives, and Guo Panwei came over to see if he could help with anything.

Dong Xuebing laughed. “Come in, come in. There is no need for gifts.”

Guo Panwei looked into Dong Xuebing’s apartment: “Errr…… is it convenient?”

“Of course. I am alone at home. My mother will be back later. Come in for a sit.”

“Thank you. Hope I had not bothered you.”

……

Outside of the apartment building.

Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping, walked towards the building. She saw all households had hanged red lanterns outside of their windows and kids playing with firecrackers. Luan Xiaoping smiles to herself. Since her son had entered the Civil Service, she had not returned home. Now, she could finally see her son and was overjoyed. But she was also worried about her son. Luan Xiaoping knew she had a weak character and would cry easily. Dong Xuebing was matured and kept a lot of things from her to prevent her from getting worried. She wondered how Dong Xuebing was doing in the government agency. He kept telling her that everything was fine with his work and she wonders if he was telling her the truth.

“Eh, Sister Luan?” An old neighbor saw Luan Xiaoping and went over to greet her. “Happy New Year.”

Luan Xiaoping smiled: “Happy New year to you too. How is your kid? Has he graduated from University?”

That neighbor replied: “He had graduated and got a job. But his salary is just enough, unlike your son, Xiao Bing.”

Luan Xiaoping was feeling good in her heart, but she did not show her happiness on her face. “Xuebing’s salary if also not very high. How much can a staff member earn? At most, he is getting 3,000 RMB a month and getting some gifts from the government during festivals.”

That neighbor was surprised: “That’s not right. I thought Xiao Bing had been promoted?”

Luan Xiaoping paused for a while and laughed. “He is promoted? His probation is not over yet.”

That neighbor replied: “But everyone here is talking about this. Oh, maybe I had misheard. Hahaha, but your Xiao Bing is still very capable. Even that arrogant Section Chief Xu was driven away by him. His unit is now rented out to a couple who sells clothing at North Heping road.” Luan Xiaoping was stunned again. Section Chief Xu? That government officer staying upstairs? Xiao Bing had driven him away? What does this mean? How did Xiao Bing drive them away? But before she could ask any more details, that neighbor said: “Oh, my relatives are here. I need to fetch them at the entrance. Come over to my place for tea when you are free.”

The confused Luan Xiaoping continued her way back home. Along the way, she was scared by the loud firecrackers.

Clink, clank, clink, clank…… Luan Xiaoping opened the door with her keys. “Xuebing, I’m back.”

“Mum? Why are you so late? Traffic jams?”

“The bus got delayed.”

“You must be Aunty. Happy New Year.”

Luan Xiaoping was surprised to see there were two men in the apartment. Other than her son, there was another man in his early 30s. From one look, she knew this man must also be working with the government. Luan Xiaoping, hanged her coat and entered the unit. “You must be Xuebing’s colleague. Happy New Year to you too.” She was puzzled why would her son’s colleague came over to his apartment on New Year’s Eve. She saw there was not even a glass of water on the coffee table, and she stared at her son. “You don’t know how to prepare tea for your colleagues?”

Dong Xuebing laughed: “He had just arrived too.”

Guo Panwei quickly stood up: “Aunty, I can pour myself. Let me do it.”

Guo Panwei took the hot water flask and poured a glass of water for Luan Xiaoping and Dong Xuebing, followed by himself.

Luan Xiaoping was stunned. She thought to herself. You all are staff members in the same office, why are you pouring water for my son? You are also much older than my son. After thanking Guo Panwei, Luan Xiaoping looked at him: “…… Errr….. How do I address you?”

Guo Panwei was sitting upright, with 1/3 of his butt touching the sofa. He replied politely: “Guo Panwei. Aunty, you can call me Xiao Guo.”

“Oh, you are also from the General Affairs Office?”

“Yes.”

Luan Xiaoping was speechless when she saw Guo Panwei being so uptight. She thought to herself. Am I that scary? All my students said I look gentle. Why was this man so nervous when he sees me? Luan Xiaoping sat down on the sofa. “Don’t stand on ceremony. Just treat this place as your own place. How is work? Are you all busy?” Luan Xiaoping was trying to strike a conversation.

Guo Panwei replied with his back straighten. “It’s festive seasons, and we are slightly busier than usual.”

Luan Xiaoping nodded. “How is our Xuebing’s performance at work? Did he get scolded by the leaders? This son of mine…… he always keeps everything to himself and did not tell me anything.”

Guo Panwei was stunned: “…… got scolded? Aunty, who dares to scold Chief Dong?” Guo Panwei said to himself. Someone did scold Chief Dong. Zhou Guoan and Guo Shunjie had scolded him before. But both of them were invited to have tea with the Commission for Discipline Inspection, and no one had seen them afterward. Since that incident, everyone will think twice if they want to scold Chief Dong.

It was Luan Xiaoping’s turn to be shocked. “Chief Dong? What Chief Dong?”

Guo Panwei was surprised. “You do not know?”

“What should I know?”

Dong Xuebing laughed and patted the back of his mother’s hand. “Mum, you have been working in the village and have not returned. That’s why I have not told you. I wanted to tell you about this when I see you. I am now the Deputy Chief of the General Affairs Office and joined the Party. Oh, my promotion to Deputy Section Chief was confirmed yesterday. I am now considered a government cadre.” He had not told his mother about his work was because he wanted to give her a surprise. He was overjoyed when he sees his mother’s facial expression now.

“Huh?” Luan Xiaoping was shocked. “You are promoted?”

Guo Panwei added: “Aunty, since the day Chief Dong joined the bureau, his performance cannot be compared. No one can achieve his results. He had completed impossible tasks and assignments. Even if Chief Dong is promoted to Section Chief…… no, even if he is promoted to Deputy Director, no one will say anything. It’s normal for him to be promoted.”

Luan Xiaoping was trying to digest what she heard. Results? She knows her son well. Since young, her son had been clumsy and not very smart. What results can he have? It would be a blessing if he did not get into trouble.

Dong Xuebing laughed: “Mum, there will be some more people coming over in a while. Let’s wrap dumplings. The dumplings I wrapped are too ugly.”

“Let me do it. Let me do it.” Guo Panwei volunteered and ran to the bathroom to wash his hands. After he washed his hands, he carried the dumpling dough and fillings to the kitchen. “Chief Dong, Aunty has not been back for a while. I’m sure you two have lots of things to say. I will not disturb you two. I will wrap the dumplings in the kitchen.”

Dong Xuebing stopped him. “Panwei, don’t need to do this. Sit down.”

“It’s fine. I am free today and had dropped by to see if there is anything I can help you with. But the dumplings I wrapped might not be as nice as yours or aunty.”

Dong Xuebing laughed. “Look at you. You came all over to my place and still have to do work for me.”

“It’s my duty.”

Luan Xiaoping grabbed her son’s hand and asked: “Xuebing, you are really promoted?”

“Of course.”

“Did you get his colleague to trick me?”

“Huh? What should I trick you?”

Luan Xiaoping still does not believe this. How is this possible? Her son should not be so capable. Just when she was able to ask Dong Xuebing for his identification pass, the doorbell rang. Luan Xiaoping was closer to the door, and she walked over to open it. There was a couple standing outside. The guy was tall and fat, and the girl was small in size.

“You all are?”

Tan Limei smiled: “Aunty, you must be Chief Dong’s mother. Hello. Happy New Year.”

Sun Zhuang also greeted: “Happy Lunar New Year, Aunty.”

Hearing this couple calling her son Chief Dong, Luan Xiaoping believed her son was not lying to her. She opened the door and invited them in.

After entering, Tan Limei and Sun Zhuang placed the gifts they bought by the side of the door. There were some red Chinese knots and fruits. There seem to be two cartons of Zhonghua cigarettes. Luan Xiaoping got a shock. Although she does not know much about cigarettes, she knew the prices of Zhonghua brand of cigarettes. This was an expensive brand. Tan Limei faced Dong Xuebing and smiled: “Chief Dong, I am here to help you wrap dumplings.”

Dong Xuebing laughed: “Panwei is wrapping the dumplings in the kitchen.”

Tan Limei gasped: “Brother Guo is here too? Then I will not have the chance to impress you. No. I must find something to do too.” She looked around and then held Luan Xiaoping’s hand. “Aunty, I have learned some massage from my mother. Let me massage your shoulders.”

Luan Xiaoping quickly waved her hands. “No need. No need.”

“Hehe, I am really good with my skills. I guarantee you will be impressed. Give me a chance to perform, please.” Sun Zhuang was not good with words, but Tan Limei have a sweet tongue. After a while, she made Luan Xiaoping sit down on the sofa and start massaging her shoulders like a daughter giving her mother massage. She continued: “Aunty, your complexion is perfect. Even youngsters like us cannot be compared to your complexion.”

Luan Xiaoping laughed. “Haha, I am almost 50. How can I be compared to you all?”

“Ah…… you are almost 50? You don’t look like your age. I still thought you are 40 years old.”

Luan Xiaoping had never experienced this type of treatment before. She smiled: “Girl, you must be tired. Sit down and have some water. I will brew some tea.”

Tan Limei replied: “I’m not tired. I still have to massage your legs.”

Sun Zhuang was also not idling. He took the broom and dustpan and start cleaning up the house.

Dong Xuebing wondered why these two were so trying so hard to please him today. Also, why did they get so many gifts? He remembered Tan Limei had mentioned she needed his help over the phone and decided to let them be. Anyway, his mother had worked hard for most of her life, and he could finally let her enjoy life.

Luan Xiaoping was feeling good by Tan Limei’s massage. Not only her shoulders felt good, but she also felt good inside. She finally believes her son had become a government officer. People are bringing him gifts and pouring water and tea. Someone is helping him wrap dumplings, massaging her shoulders and one of them is sweeping the floor. Their family had never experienced this type of treatment before. My son is capable now.

Half an hour later.

Guo Panwei walked out of the kitchen, smiling. “Chief Dong, Aunty, I have wrapped all the dumplings.”

Luan Xiaoping felt apologetic. “Thank you. Come over and have some fruits.” She looked at Tan Limei, who was still massaging her legs. “Girl, you must be tired. You can stop the massaging now. Come over and take a break. I will prepare lunch for all of you.”

Guo Panwei quickly replied: “No need. If there is nothing else for me to help, I will be going. Thank you for your offer.”

Tan Limei looked at Guo Panwei and said: “We will be going back soon.”

Luan Xiaoping was overjoyed to know her son was promoted and does not want to let them go back. “It is lunchtime soon. All of you stay here for lunch. I will just prepare a few dishes.”

Guo Panwei, Tan Limei, and Sun Zhuang looked at Dong Xuebing. All of them also wanted to stay longer. It was not about lunch. It was about attitude. Only the trusted aides of the leader can be invited to have meals with the leader’s family members. Furthermore, today was Lunar New Year Eve. If they could dine with their leader and his family today, that means they are his trusted subordinates.

Dong Xuebing waved his hand. “If you all have matters to attend at home, go ahead. It’s Lunar New Year, and family is more important. If you all do not have anything important, stay for lunch. We are all one family after all.” After saying this, Dong Xuebing felt great. He feels like he was becoming more and more like a leader.

Luan Xiaoping was feeling proud of her son when she saw her son behaving like some top leader.

Guo Panwei was ecstatic when he heard Dong Xuebing saying they are one family. He knew that Chief Xiao Dong no long has grudges with him. “Then……. Let me help Aunty wash the vegetables.”

Tan Limei also said: “I will help with the cooking.”

Sun Zhuang added: “I…… I will help too.”

The dumplings were for dinner, and they prepared some simple dishes for lunch.

After lunch, Guo Panwei helped Luan Xiaoping wash the dishes before he leaves. This time, Luan Xiaoping did not stop him from going. She knew that everyone should be busy during this period. But Tan Limei and Sun Zhuang did not leave. After Guo Panwei stepped out of the apartment, Sun Zhuang and Tan Limei seem to be holding back something. Tan Limei did not know how to say it, and she just continues her massage on Luan Xiaoping’s legs.

Luan Xiaoping could also tell they had something to say to Dong Xuebing. “Girl, both of you want to ask Xuebing something?”

Tan Limei cleared her throat embarrassedly: “Yes…. We…… We need a favor from Chief Dong, but it’s embarrassing to ask. We should not be talking about this during Lunar New Year.” During Lunar New Year, people will be exchanging gifts, and seldom will they ask for favors, unless it was very urgent.

Dong Xuebing laughed. “What is it?”

Tan Limei gave Sun Zhuang a look, and he blushed. He waited for a while but did not say anything. He signaled to Tan Limei with his eyes. Tan Limei stared at him angrily and told Dong Xuebing. “Chief Dong. Sun Zhuang and I are dating, and we are not allowed to work in the same department. But due to manpower shortage some time ago, we are not separated. But Director Li Qing had looked for Sun Zhuang yesterday. He wants to transfer Sun Zhuang to the Commission for Discipline Inspection Department.”

Dong Xuebing heard this. Commission for Discipline Inspection? It’s good. At least it’s better than the Archive department.

Tan Limei looked at Dong Xuebing and said: “You should also know about the work at Commission for Discipline Inspection…… I am afraid……”

Dong Xuebing laughed. “Ok. I know. Just say what department you want him to go.”

Luan Xiaoping was shocked. What does this mean? Her son can pick the department to transfer his subordinate? He has this authority?

Sun Zhuang finally opened his mouth. “I think the Political Section’s work…… Errr…… If possible……” The Political Section is a popular department in the branch. Their job was to observe and monitor the performance of the staff in the branch. Everyone wants to be transferred there. But it’s tough to enter.

Dong Xuebing thought for a while and replied: “Ok. I will help you ask around after Lunar New Year. This should not be a problem.” He was quite close to the leaders now, and this was only a small issue.

Tan Limei and Sun Zhuang were elated. They quickly thanked Dong Xuebing.

Before they leave, Dong Xuebing looks through the gifts they bought and said: “I will keep the fruits and Chinese knots. Take the cigarettes back.”

Tan Limei quickly said: “Chief Dong, you have helped Sun Zhuang a lot. We……”

Dong Xuebing waved his hand. “This is only a small matter. I also do not smoke. Bring these cigarettes back for the elders in your families. Oh, wait a while.” Dong Xuebing opened a cabinet and took out a bottle of Maotai. He smiled and gave it to Sun Zhuang. “This is a gift from others. I am also a non-drinker. Take this back with you all.” When Dong Xuebing was not a leader, he looked forward to being receiving gifts. But after he had become a leader, he started to wonder what to do with all the gifts he received.

Tan Limei replied: “Chief Dong……”

“Just take it. Go back and enjoy the holiday.”

Luan Xiaoping looked at that bottle of Maotai. Although she could not bear to give that bottle of Maotai away, she added: “Just take it. Xuebing does not drink.”

“Errr…… Thank you, Chief Dong.” Both of them took the bottle from Dong Xuebing and left.

After leaving Dong Xuebing’s apartment building, Tan Limei looked at the bottle of Maotai and said: “We are here to ask Chief Xiao Dong for favors. But he did not accept our gifts. Instead, we are the ones going back with his gift……”

Sun Zhuang said: “Bing Zhi is a good man.”

Tan Limei sighed. “Yes. I have never met such a good leader. I don’t know how he treats others, but he really takes care of his subordinates. Remember that time when Guo Shunjie framed Chief Xiao Dong, Chang Juan, and I? If Chief Xiao Dong did not accept the full responsibility for that incident, Chang Juan and I would be in trouble. Where else can we find such a good leader?”

Chapter 139 –Xie Huilan is in danger!

It’s the 2nd day of Lunar New Year.

Luan Xiaoping had planned to return yesterday. But she was elated by the news of her son’s promotion and decided to stay one more day to accompany Dong Xuebing. This morning, Dong Xuebing sent her to the bus stop. Before she left, she cried. She felt Dong Xuebing had made her proud and want him to visit the village when he is free. Dong Xuebing was not close to his mother’s side of relatives and rarely go back. But seeing his mother’s tears, he promised he will visit her when he got the time.

Dong Xuebing returned back to his apartment alone.

Qu Yunxuan was still at her parents’ place. Chang Juan and the rest had also visited him yesterday. There should be no one visiting today.

Dong Xuebing felt bored. He went online to see if any of his former classmates were online for a chat. But all of them were offline. After switching off the PC, Dong Xuebing wondered if he should buy some gifts to his leaders. This was not bribery. It’s the Chinese culture to send gifts during festivals. Since it’s not convenient for him to visit the State Security Branch quarters, but it should be fine for him to visit Xie Huilan. Xie Huilan had helped him a lot with the incident at the Newspaper agency. He has to pay her a visit to thank her again.

That’s right. Visit Sister Xie. She is a leader in the Central Government. It will not be a bad thing to be close to her.

Dong Xuebing immediately went to the nearby shopping mall and bought a bottle of perfume worth over 1,000 RMB.

Giving gifts to leaders had lots of unspoken rules too. Firstly, Dong Xuebing cannot call up and tell the other party that he will be visiting them in advanced. He will be rejected. He will also not know if the other party was being courteous or really mean it. If he wants to give gifts, he had to visit the leaders’ straight or give them a call when he reached their place. The gift must also be specially selected. The leaders will not accept expensive presents and they will not be happy with him. If the gift were too cheap, the leaders would think that Dong Xuebing had no respect for him. That’s why Dong Xuebing picked this bottle of perfume. It’s not too expensive or cheap, and it’s suitable for female leaders.

Beiqiao.

This was the place when Dong Xuebing met Xie Huilan the first time. She mentioned that she was living in her department’s quarters nearby.

Dong Xuebing asked around and finally got the address of the Publicity Department, News division’s quarters. It was a small and old estate. There was a concrete wall surrounding the estate, and there were 3 to 4 grey apartment buildings. When the guards saw Dong Xuebing holding on to a gift, they knew he must be here to visit the leaders. They did not stop him and let him enter. The security guards there will not stop people who came here with gifts. They will only stop those who acted suspiciously.

It was quiet outside the estate, but when Dong Xuebing entered the estate, he got shocked. It was very crowded inside.

Some people were walking out empty handed, and some were walking up the stairs with lots of gifts in their hands. Outside of an apartment building, 3 people were carrying their gifts and waiting outside the gate. After someone had exit, one person outside will enter. The other two continued to remain there. They seem to be queuing up to send gifts.

Dong Xuebing was dumbfounded. The Central Government’s departments were different.

Dong Xuebing took out his phone and called Xie Huilan. He still does not know if she was at home.

The line got through. “Hello.”

Dong Xuebing quickly say: “Sister Xie, thank you for your help with the newspaper agency. I am at the News division quarters. I would like to pay you a visit. Errr…… is this a good time?” Before Dong Xuebing knew about Xie Huilan’s position, he did not speak politely with her. But after he found out that she was the Deputy Director of the News Division, Research Department, he changed the way he talks to her. He got no choice. Her rank was way higher than him.

Xie Huilan laughed. “Don’t be so courteous. I had owed you a favor in the past, and that’s returning your favor.”

Dong Xuebing replied: “How can your help be compared to my favor? I must thank you personally.”

“Fine. Since you are here, come up to my place. I am staying at block 6, unit 303. Come up 10 minutes later.”

After hanging up, Dong Xuebing realized that block 6 was the apartment building where all the leaders from the News Division were staying. Those people who were queuing up were waiting to enter block 6. There should be someone in Xie Huilan’s apartment now. If not, she will not ask him to wait for 10 minutes.

10 minutes later, it was almost lunchtime. The crowd in the quarters thinned.

Dong Xuebing walked up to the electronic gates of block 6 and pressed unit 303. “Sister Xie, it’s me.”

This was the intercom to Xie Huilan’s unit. Clicked. The electronic gate was opened, and Xie Huilan said over the intercom. “Come up.”

Dong Xuebing quickly entered the building. But before he could walk up the stairs, he heard someone talking upstairs.

“Director Xie, you don’t need to walk me out.”

“Old Xu, then I will not send you.”

“Yes. Please go back.”

When Dong Xuebing reached the second level, he walked past Old Xu. He was in his 40s, and they looked at each other without saying a word. Xie Huilan had not closed her doors and was waiting outside her unit. She smiled when she saw Dong Xuebing. Dong Xuebing quickly walks over. It’s not good to let a leader wait. “Sister Xie, Happy Lunar New Year.”

Xie Huilan smiled. “Happy New Year to you too. Come in.”

Dong Xuebing entered her apartment and saw a cabinet full of gifts. There were cosmetics, wine, health supplements, fruit baskets, etc. Dong Xuebing looked at all those gifts and placed his perfume on the cabinet. After that, he chatted with Xie Huilan as they walked over to the living room. This was an old apartment, but it was well decorated.

“What tea would you prefer? Flower or red tea?”

“No need. Plain water will do. I will pour myself.”

“Hahaha. You are too courteous with me.”

Dong Xuebing poured a glass of water for himself and sat upright on the sofa.

Xie Huilan was wearing a white shirt and black pants. Her hair was tied up in a bun and had crossed her legs. She was wearing skin-colored stockings with a pair of black high heels. She was very sexy with a slim and tall figure, coupled with her beautiful features.

Dong Xuebing had a hard time controlling his eyes. His eyes kept drifting down to look at her body.

Damn! What am I thinking? Sister Xie is a bigshot! What am I looking at? I already have Aunt Xuan, and I am still not satisfied?

Dong Xuebing scolded himself in his heart and took a sip of water to hide his embarrassment.

Xie Huilan was looking at him with a smile. She gracefully picks up a piece of orange and eats it. She smiled and pushes the fruit platter towards Dong Xuebing. “Have some fruits. Oh, Xiao Dong, I still do not know what you are working as.”

Dong Xuebing straightened his back and replied. “I am also working for the government agency. I am working at Western District State Security’s General Affairs Office.”

“Oh…… State Security? One of my colleague’s partner is also from your branch. General Affairs Office’s job should be quite tiring. What do you handle?”

Dong Xuebing smiled shyly. “Our Chief had delegated most of the work to us. I am in charge of most of the back-end support in the branch.”

Xie Huilan looked at him in surprise and laughed: “Deputy Chief?”

“Yes….” Dong Xuebing took another sip of water and secretly looked at her chest again.

Xie Huilan looked more surprised. “Not bad. You are about to reach this rank at your age is not easy. Do your best.”

Dong Xuebing thought to himself. You are also not much older than me, and you are already a Deputy Director of a big department. What am I compared to your rank? But Dong Xuebing knew that if they were to compare the speed of their promotions, he would win her. He was promoted to Deputy Section Chief in 4 months. How many people can be compared to him? Of course, those highly educated people who joined as Deputy Section Chief cannot be considered.

Both chatted for a few minutes. Dong Xuebing also wanted to be closer to a high-ranking leader like Xie Huilan. But they had only met each other a few times. They cannot be considered close.

After a while, Xie Huilan looked at her watch casually.

Dong Xuebing knew that this was a hint for him to leave. He quickly stood up and said. “Sister Xie, it’s almost twelve. I will not bother you anymore. I would like to thank you again for your help with the newspaper agency. If you need my help in the future, just let me know. I will do my best.” Dong Xuebing knew what he said was meaningless. Xie Huilan is a high-ranking leader and definitely will have some background. How can he offer any help to her?

Xie Huilan stood up slowly: “Ok. I will not keep you here. I still have a lunch appointment later.”

“I will be going then. Please stay here. I will walk myself out.”

After leaving Xie Huilan’s apartment, Dong Xuebing stood in the estate’s compound and took a deep breath. His performance earlier was not excellent. He had chatted with Xie Huilan for so long and could not find a topic that could interest her. This is not good. But at least she accepted his gift. There is still chance for him to get closer to her in the future.

After walking out of the estate, Dong Xuebing felt hungry. He looked around and saw a restaurant. He entered and ordered two dishes. In his mind, he was still thinking about Xie Huilan’s perfect looks and her sweet smile. He could feel his heart beating faster. Sigh……. The ancestors of the one who gets to marry Sister Xie would be dancing in their graves. Dong Xuebing wonders if Sister Xie was married or has any children. In the end, Dong Xuebing forced himself to stop thinking about Xie Huilan.

“Director Xie, Happy New Year. You are going out?”

“Happy New Year to you too. Yes. I’m going out for lunch.”

Dong Xuebing saw Xie Huilan walking out of the estate and spoke to a middle-aged man near the gates. A firecracker landed near her. That middle-aged man quickly stepped in front of Xie Huilan to protect her. “Director Xie, firecrackers are dangerous. You must be careful when you are outside.”

Xie Huilan laughed. “Thank you. I will be safe.”

“Take care.”

Dong Xuebing felt the distance between him and Xie Huilan was too far apart. He is also a leader, but only the staff at the General Affairs Office gave him respect. Look at Sister Xie, anyone she met on the streets treated her respectfully. It was not only because of her rank and position. It was the temperament of a leader. Dong Xuebing felt he still does not have the experience and air of a leader.

Dong Xuebing looked at Xie Huilan’s back view as she walked away. He was secretly learning from her.

After finishing his lunch, Dong Xuebing walked towards the bus stop slowly.

A few buses went past the bus stop, but the bus Dong Xuebing was waiting for had not arrived. He deliberates if he should walk home as it was not too far away from his house. Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s iPhone rang. He looked at the caller ID and was surprised. It was Xie Huilan’s number. Eh? This should not be possible. I am not that close with Sister Xie, and why is she calling me?

Dong Xuebing quickly answered the call.

He cleared his throat and said: “Hello, Sister Xie.”

But the voice of the caller was not Xie Huilan, and Dong Xuebing was shocked. It was an old man’s voice. “I saw your number on the phone, that’s why I called you. Are you this lady’s family? If not, can you inform her family?”

“What are you talking about?” Dong Xuebing sense something was not right. “What happened to Sister Xie?”

“A young girl had fallen into the water at the river east of Qiao Bei. This lady past by and saw it. She immediately drops her phone by the river bank and jumps into the water to save the girl. She managed to pull the girl to shore, but her legs got entangled with the seaweeds. I don’t know how to swim, and the rest of the onlookers dare not go into the water after seeing the seaweeds. Now…… now……”

Dong Xuebing turned pale immediately. “Hurry up and tell me.”

The old man continued: “Sighed…… she is dead. Her body is still in the water. We have called the police and are waiting for them to come and retrieve her body. Young man, can you notify her family?”

“Impossible…… This is impossible……”

“Sighed…… I’m sorry for your loss.”

Xie Huilan is dead?

Xie Huilan is dead?

Dong Xuebing hanged up in a daze. He could not believe what he heard. Was this a prank? Sister Xie was still chatting with him earlier, and now, she’s dead??

How was this possible?

1 second……

2 seconds……

Suddenly Dong Xuebing remembered something. He shouted at the top of his voice: “BACK!”

He can save her!

He must save her!

Chapter 140 –Rescue!

Dong Xuebing immediately used all 7 BACKs without hesitation. These were all the BACKs he saved over the past few days.

“Why is the bus not here yet? Is there a traffic jam?”

“Who knows? I think 2 buses will arrive together later. We should be able to find a seat later.”

The traffic on the road was heavy, and many people at the bus stop were complaining about their wait for the buses. This was precisely 7 minutes ago. Dong Xuebing was thinking about many things. He saw Xie Huilan not too long ago when he was having lunch. Qiaobei’s river was not too far away, and that little girl should have just fallen into the river now. There’s still time!

Dong Xuebing immediately took out his phone can call Xie Huilan.

Ring…… ring…… ring…… ring……

Please answer…… Quick…… Don’t go into the water……

Xie Huilan did not answer his call. The phone had rung for quite long, but no one was answering. Shit! Shit! Shit! Sister Xie must have thrown her phone by the riverbank and entered the water to save that girl. No……. Maybe she saw that girl fell into the water from afar and was rushing to save her. That’s why she did not answer her phone.

What should I do? What should I do?

Dong Xuebing almost threw his phone on the floor from his anxiousness.

No. I cannot let Sister Xie die. I must save her!

Although Dong Xuebing did not want to face it, deep in his heart, he lusts after Xie Huilan. This had nothing to do with or without Aunt Xuan. All men have lusts. That’s why when Dong Xuebing heard that Xie Huilan will be leaving this world soon, he lost his mind. He could not keep calm. He started running towards the direction of the river while calling Xie Huilan again.

Ring……. Ring…… ring…… No one was answering.

F**k! Dong Xuebing cursed and ran as fast as he could towards the East.

Wait for me. I will be there soon. Hang on!

Dong Xuebing did not know he could reach in time. What he could do now was to run as fast as possible. 50m…… 100m…… 200m…… 300m…… Suddenly, the word ‘seaweeds’ appeared in his mind. That old man mentioned that all the onlookers did not enter the water to save Sister Xie was because of the seaweeds. Even if Dong Xuebing reaches there in time, he also could not save her. He might also be drowned. He immediately looked around and saw a small general store nearby. He dashed into the store.

“Boss!” Dong Xuebing threw a 100 RMB bill on the counter. “Give me a knife!”

That boss was shocked and did not move.

Dong Xuebing had no time to waste. He took out his work pass and slams it on the counter. “Police! Give me a knife!”

That boss saw Dong Xuebing’s identification card and quickly took out a fruit knife from under the counter. There was still a piece of apple peel on it. “We do not sell knives here. This is for our own use. You……”

Dong Xuebing grabbed his work pass and the small knife and ran out. He continued to run towards the river.

After making a turn into a corner, Dong Xuebing continued running forward. There were rows of houses by the side. The main road outside was bustling, but this place was formerly a village and was quite secluded. That small river on the east was not well maintained. There were all sorts of rubbish and was full of seaweeds. Sister Xie should be passing by that area to get to the food street on the opposite bank. Dong Xuebing quickly estimates the location where Xie Huilan drowned and planned the route in his mind.

I must get there in time!

500m…… 600m…… 700m……

Almost 3 minutes had passed. In another 3 minutes, that old man will be calling him to notify him about Xie Huilan’s death.

Hurry up! Dong Xuebing, why are you so slow? Run faster!

3 minutes and 15 seconds……

3 minutes and 30 seconds……

Suddenly Dong Xuebing could see the end of the row of houses. Dong Xuebing had gone to the food street here several times during his university’s days. He had walked on this route before and knew after these houses, he will reach the river. He used all his strength to run faster.

5 steps…….

10 steps……

15 steps……

20 steps……

Dong Xuebing finally got out of the alleyway.

He looked at the river. Where? Where is Xie Huilan?

The river was not frozen and was still flowing. At about 50 meters away, a young girl, covered in water, was lying by the riverbank coughing. There were 3 to 5 middle-aged men and an old man shouting towards the river anxiously. One of the men had one leg in the water and was poking around the water with a bamboo stick.

That’s the place!

Dong Xuebing could feel his blood rushing to his head and shouted: “Move aside!”

The people at the riverbank stopped moving and looked at Dong Xuebing, who was running towards them. “Young man, what are you doing? There are lots of seaweeds in the river. You will die if you enter the water.”

The man was using the bamboo pole to poke around in the water while shouting: “Grab onto the pole, quick!”

Dong Xuebing had reached those people. “Take that pole away and get out of my way!” Before all of them could react, Dong Xuebing had jumped into the water with his coat and shoes on. Everyone by the riverbank was shocked. That middle-aged man quickly moves aside with his pole. He shouted to Dong Xuebing that it’s dangerous in the water. But Dong Xuebing could no longer hear him.

Cold. The water was piercing cold!

The water was smelly, but it was not cloudy. Seaweeds had covered the bottom of the river.

Both Dong Xuebing’s legs landed into the seaweeds the moment he jumped in. But luckily, he reacted fast and tuck his legs up, preventing his legs from getting entangled in the seaweeds. He opened his eyes and ignored the stinging pain to search for Xie Huilan. He turned to his left, right, bottom…….

There she is!!!!

Dong Xuebing saw Xie Huilan 2 meters diagonally bottom from him. Her face was pale, and her lips had turned purple. Her long hair was messy, and her eyes were shut. She was no longer moving and seems to have lost consciousness. Dong Xuebing’s heart skipped a beat. I’m late? Am I too late? But Dong Xuebing had no time to waste. He swam towards her while praying in his heart. Sister Xie, you must not die. Hang on for a while more. I will bring you back to shore…….

Dong Xuebing, who had been sprinting all the way here, had used up all his stamina. What was supporting him was his determination to save Xie Huilan.

1 meter……

2 meters…….

Dong Xuebing swam over and grabbed Xie Huilan by her waist with his left hand. He started kicking and used his right hand to try to swim to the surface. But no matter how hard he tried, he could not pull Xie Huilan up. He looked down and saw a bunch of black colored seaweeds entangled on her right leg. Damn! Dong Xuebing quickly dived and took out the fruit knife to cut away the seaweeds on her leg.

The seaweeds were cut.

But just when Dong Xuebing was about to swim towards the shore, he felt something pulling him by his leg. One of his legs got entangled by the seaweed. The more he struggled, the tighter he got trapped. He could feel he was nearing his death. He had no more strength and could not hold his breath any longer.

Will I die here?

Dong Xuebing had used all his BACKs and had no other options. He gritted his teeth and summoned the last of his strength to cut the seaweeds on his leg.

Hang on for a while more……

Dong Xuebing kept telling himself to hang on for a while more, while he swam towards the surface with Xie Huilan’’s lifeless body in his arms.

1.5m to the surface……

1m to the surface……

0.5m more……

Har!!!! Dong Xuebing finally got to the surface and was gasping for air.

Alive! I am still alive.

Dong Xuebing turned and looked at Xie Huilan. He quickly swims towards the shore.

The people by the riverbank were stunned by Dong Xuebing’s bravery. No one ever expects Dong Xuebing to carry a fruit knife with him.

“How is the girl?”

“Save her! Save her quick! Is she still alive?”

The tired Dong Xuebing carried Xie Huilan onto the riverbank and lay her flat on the ground. He checked her breathing. 1 second, 2 seconds…… Dong Xuebing was shocked. He quickly checks her pulse. 1 second, 2 seconds, 3 seconds…… Dong Xuebing was silent as he looked at Xie Huilan’s pale face.

No breathing and no pulse. Sister Xie is dead……

Dead? She is gone? I still did not get here on time?

The onlookers could tell from Dong Xuebing’s expression. Some of them sighed while others looked away.

Suddenly, the young girl, which Xie Huilan saved, shouted: “My teacher says you should do CPR during times like this. Hurry up and save her!”

Yes! That’s right! CPR!

There’s still a glimmer of hope left. Dong Xuebing immediately straddled Xie Huilan and start doing chest compressions. 1 press, 2 press, 3 press……  water began to flow out of her mouth. Dong Xuebing lowered his head. He hesitated for a moment and start blowing air into her mouth. 1 blow, 2 blows, 3 blows…… he got up and start the chest compressions again.

“Sister Xie, open your eyes! Don’t die!”

1 press, 2 press, 3 press……

1 blow, 2 blows, 3 blows……

“Xie Huilan! Wake up! Do you hear me? Wake up now!”

After a few cycles, Xie Huilan was still lying there motionlessly.

An old man sighed and said: “Young man, you know this lady? I think you should contact her family.”

That little girl started crying. All the bystanders felt there was no way for Xie Huilan to return to life.

Dong Xuebing was furious when he heard this. “Contact her family? Who the f**k says she is dead? Ah?!” Whenever Dong Xuebing got agitated, he will start swearing. This was Beijing natives’ character. No matter whether if it is a quiet and shy woman or a little girl, they will curse. “Wake up now! Xie Huilan! Wake up!”

After some chest compressions, Dong Xuebing gave a few blows into her mouth again……

“Cough, cough……” It was a coughing sound.

Dong Xuebing felt Xie Huilan vomiting the river water into his mouth.

“Ah! She’s coughing!”

“She is still alive! She is alive!”

“Miss……”

Dong Xuebing’s eyes were all red and continued with the chest compressions. He had revived Sister Xie.

Not long after, Xie Huilan vomited out more water and looked around her. She smiled weakly and asked: “What happened to me?”

Dong Xuebing stopped the CPR: “You still can smile? Do you know you almost died?”

Xie Huilan rubbed her face and suddenly remembered something: “How is the kid?”

“You saved her.” Dong Xuebing got off from Xie Huilan. “Just lay there. That little girl is fine.”

“Aunty…… I’m fine. Thank you for saving me.”

Xie Huilan smiled and nodded. But she was frail. She asked softly: “Xiao Dong, why are you here? I remembered I got entangled in the seaweeds. Cough…….” Xie Huilan coughed a few times. “I remembered I got not pull the seaweed off me, no matter how I tried. Cough…… Why am I still alive?”

Dong Xuebing was full of respect for Xie Huilan. She could still be so calm and think logically after she was almost drowned. “I just happen to pass by.”

“Young lady……” The old man said. “You are fortunate to meet this young man. We tried to save you from the riverbank, but everywhere is seaweeds, and none of us dare to enter the water. This young man ran over from a distance and jumped into the water without any hesitation. We were all shocked. We thought he will be…… but who knows he had a fruit knife with him and used it to save you. But after he dragged you to shore, you have no heartbeats, and we thought you are gone. But this young man did not give up and performed CPR until you wake up.”

Another man added: “You own him your life.”

Someone said: “That’s right. Luckily, this young man is around. It’s rare to see such a brave and selfless young man at this age.” The crowd felt that when Xie Huilan went into the water to save the child, she did not know about the overgrown seaweeds in the river. She did not know about the danger. But when Dong Xuebing jumped into the river to save her, the crowd had told him about the threat. Even when he knew about the danger, he still jumps into the water without hesitation.

Xie Huilan heard what happened and looked at Dong Xuebing. “You…… What should I say?”

“All this does not matter as long as you are fine.” Dong Xuebing was exhausted. He was relieved and could no longer stand upright. He fell on the ground panting. Actually, Dong Xuebing was not as great as what the onlookers said. He only did not want a woman he likes to die before him.

Xie Huilan was touched. She does not know why Xiao Dong appeared here or why he was carrying a knife with him. She could not understand why someone who she had met a few times would risk his life to save her.

Xie Huilan could not express how grateful she was to Dong Xuebing.

Xie Huilan thanked him. “Xiao Dong. Thank you for saving me.”

After a while, the Police and Ambulance arrived.

Dong Xuebing recovered some of his strength and went over to help Xie Huilan up. “Sister Xie, I will help you to the Ambulance.”

Xie Huilan frowned and shook her head. She spoke with a shivering voice. “Can you tell them that I am not going to the hospital? Cough…… I am fine now. Furthermore, it is the Lunar New Year now. I should not let people visit me at the hospital. This is the bad thing about working in government service. Cough…… you should understand this too.” Although the temperature was not below 0 degrees, it was still winter. Xie Huilan, who was drenched, was shivering. Even the coat she got from one of the onlookers did not help. Her clothes were all wet, and she could not remove them in public.

Dong Xuebing replied: “You are coughing and shivering. You should go to the hospital. It will only be a temporary stay, and no one will know that you are hospitalized.” Dong Xuebing knew what Xie Huilan was worried about. If Dong Xuebing was hospitalized during Lunar New Year, he also does not want to tell his parents and colleagues. He will not be in the mood to entertain his colleagues and subordinates. “You can choose not to tell anyone.”

Xie Huilan smiled. “Listen to me. I cannot go to the hospital. I guarantee that within 5 minutes after I step foot into the hospital, my family and some people will know. I do not want them to visit a hospital during the new year.”

Dong Xuebing was surprised. “Will they know if you don’t use your identification card to register?”

Xie Huilan smiled weakly. “I am also not sure. Help me back…… Cough……”

Dong Xuebing held her and said. “If you are worried that others will find out, you can come over to my place for a rest first. I am staying nearby.”

“It’s Lunar New Year now, and I will be disturbing your family. I…… I will go over to my brother’s place.”

“It’s fine. I am living alone.”

Xie Huilan looked at him and smiled. “Ok…… Sorry to bother you.”

Dong Xuebing spoke to the ambulance staff, and after they left, he went over to pick up Xie Huilan’s handbag, high heels, and phone. But one of her heels was missing. She might have dropped it in the river. Dong Xuebing helped Xie Huilan over to the police car and asked an officer, who was about his age. “Hi, can you send my leader and I to North Heping Road? It’s not far from here.”

That officer hesitated for a while: “…… I can help you all get a taxi.”

Dong Xuebing took out his wet work pass. “We are all from the same unit. Thank you.”

The officer saw Dong Xuebing’s work pass and laughed. “Sure, no problems.”

North Heping Road.

The police car stopped not far away from Dong Xuebing’s estate. After thanking the officer, Dong Xuebing helped the shivering Xie Huilan alight from the vehicle. Xie Huilan’s stockings were drenched and had lost one of her heels. So, Dong Xuebing took off his shoes: “Wear my shoes first.”

Xie Huilan raised her arm to stop him, “I’m fine. It’s just a few steps.”

“There are firecrackers bits all over the place. You might hurt your foot.”

“You also cannot walk back barefooted.”

“Then…… Let me carry you up?”

Xie Huilan nodded slightly, and Dong Xuebing bend over to piggyback her. He could feel two soft mounds pressing against his back, and his heart starts beating faster. He used his hands to hold her thighs and begin to walk back to his building and up the stairs. He did not let her down until he entered his room. He carefully lowered her onto the bed. “You need to change out of your wet clothes and get a hot shower before you catch a cold.”

Xie Huilan replied weakly. “I am still feeling giddy. I will not take a shower. I need to lie down for a while first. You should take a shower first.”

Dong Xuebing looked at her worrying. But his eyes uncontrollably drifted to her sexy lips. During the CPR earlier, he had close contact with those lips. He blushed and took out some clothes from his wardrobe. “Ok…… let me know if you are feeling unwell. I will close the door you.” As he was leaving, he asked: “Do you want a glass of hot water to warm yourself up?”

“My stomach is full of that smelly river water. Cough…… I don’t feel like drinking anything.” Xie Huilan smiled. “Xiao Dong, you have saved my life, and you don’t need to treat me so politely. Haha, I am also not your leader.”

Dong Xuebing also knew that he will be closer to Xie Huilan after this incident. But he could not be casual with her immediately. Also, Xie Huilan had the air of a leader, and it was hard for him to act naturally in front of her. “Ok. Have a good rest.”

After closing the door, Dong Xuebing went to take a shower.

The hot water fell on his body and warmed him up. His blocked nose was also cleared. Xie Huilan, who was supposed to be dead, was saved by him with his powers. BACK was too powerful. His life had changed since he got BACK from that accident. His life had become smooth sailing.

After the shower, Dong Xuebing changed into clean clothes.

After blowing his hair dry, Dong Xuebing wanted to see how Xie Huilan was doing. But before he leaves the bathroom, he heard the sound of the bedroom door opening, and there were fast and heavy footsteps nearing the bathroom. The next moment, a naked Xie Huilan appeared at the bathroom door. She was covering her mouth and dashed in. She did not even look at the stunned Dong Xuebing and started vomiting into the toilet bowl.

Dong Xuebing was standing there looking at her slim naked body. She’s…… She’s…… Damn! Why was she not wearing anything?

Luckily Dong Xuebing was no longer a virgin and had seen Aunt Xuan’s body many times. He quickly covers his eyes and reaches over to pat Xie Huilan’s back. He also wanted to help her balance herself. Dong Xuebing could turn away or shut his eyes close, and he will not see Xie Huilan’s body. But this was not the issue of whether he had seen her body. He needs to let her know that he was not looking at her, that’s why he covered his eyes with one hand.

Xie Huilan’s back was damp and warm. Her complexion was very smooth, and Dong Xuebing could feel the outline of her bones. She was very slim.

After patting her back for a while, the vomiting sounds died down, and Xie Huilan said with a hoarse voice. “Thank you. Haha. I had embarrassed myself in front of you.”

Huh? You are still able to laugh now? “I will help you back to the room now?”

“Let me rinse my mouth first. Cough……” Xie Huilan still could not stand properly and was still feeling giddy.

“Don’t walk by yourself. You will fall.” Dong Xuebing replied with one hand, still covering his eyes. “Give me your hand. I will help you up.”

“Haha, it’s fine. You can open your eyes. I don’t mind.”

Dong Xuebing jumped. “Huh? How can I do that?” He could hear Xie Huilan trying to walk in front of him. He was afraid that she would fall. The bathroom’s floor was still wet after his shower. So, he mustered his courage and take his hand off his eyes. He narrowed his eyes and pulled Xie Huilan up and bring her closer to the basin.

Xie Huilan was not as shy as Aunt Xuan. She did not cover her chest or privates and did not blush. She opened the tap and washed her face. She rinsed her mouth a few times and then turned toward Dong Xuebing. She smiled: “I think I really need you to help me back to the room. I am feeling very giddy now.”

Dong Xuebing quickly covered his eyes again. “Ok. Be careful. Let’s walk slowly.”

“How can you walk with your eyes shut? I’m fine. You can open your eyes.”

“Errr……” She’s not shy about this, and why should I be feeling shy?

Dong Xuebing slowly opened his eyes, but he did not look down. If he looked down, he would see her whole naked body. He looked straight ahead and helped Xie Huilan walk back to the bedroom slowly. He only turns towards Xie Huilan after she got under the covers. He went over to his wardrobe and took out a white shirt and a pair of long pants. “Sister Xie, these are new clothes. If you don’t mind, you can wear them first. I will help you buy a set of new clothes in the afternoon.” She can’t be walking around his apartment naked.

“Haha. Thank you.”

After placing the clothes on the bed, Dong Xuebing saw the pile of wet clothes on the chair. He turned back and wanted to ask Xie Huilan, but she had fallen asleep. Dong Xuebing did not wake her up and went over to carry the pile of clothes out and closes the door. He brought the clothes into the bathroom and soak them in soap. He also separated the darker colored clothes into another pail.

Xie Huilan’s bra was black in color with a beautiful red flower embroidered on it. It was very sexy.

Dong Xuebing was surprised. He did not expect a leader in the Central Government would wear this type of sexy undergarments. His impression of high-ranking officers in the government was conservative. The higher the rank they are, the more conservative they are. But…… these were undergarments, and no one will know even if they were sexy.

Dong Xuebing swallowed his salvia and started to help her wash her clothes. He gently scrubbed the bra with his hands.

Hmmm…… Is Sister Xie married? She seems to be living alone and should be single. Ahhh……. If she can become my wife, it will be like a dream come true. I am not good at political wisdom, and Sister Xie is so smart. She can help me with my career. Furthermore, she is also a leader in government service. But…… Dong Xuebing was only fantasizing. Xie Huilan was so pretty and held a high position in the government. She was also older than him. There was no way for her to like him. Anyway, Dong Xuebing wanted to date Aunt Xuan. How can he be thinking of betraying Aunt Xuan?

Long johns…… shirt…… pants…… coat……

After washing all those clothing, Dong Xuebing threw them into the dryer. What’s left was Xie Huilan’s stockings. He started scrubbing her stockings.

The pair of stockings were slightly torn. There was no need to wash it. But Dong Xuebing still washed it cleanly. He seldom washes a woman’s clothing. It was not because he wanted to bootlick Xie Huilan. It was mainly because he wants to satisfy his own curiosity. If he missed this chance, he might never get to wash the bra and stockings of a female leader in the Central Government.

Dong Xuebing felt satisfied after all the clothes were washed. He hanged them by the heater in the living room for them to dry.

Dong Xuebing quietly walked back into the bedroom to look at Xie Huilan. What he saw was her naked back. She must have kicked the blanket off when she turns. He could see her whole back, from her neck to her feet. His heart started beating faster. He suppressed his desires and walked softly over to the bed. He covered his eyes slightly and pulled up the covers for her. Actually, it does not mind whether if he had covered his eyes or not. But who knows if Xie Huilan would wake up suddenly or not. This was showing his respect for her.

Wow……. I am so lucky today. I get to hug her in the river, kissed her on the lips during the CPR, carried her on my back, seen her naked in the bathroom, and still get to touch her bra and stockings…….

Dong Xuebing was reminiscing about what happened today. He looked at the time and went out to help Xie Huilan to buy some clothes and shoes. He brought along Xie Huilan’s heel with him to the nearby mall to get a pair of similar heels. Then he went to the women’s section to buy a set of woman’s clothing. After that, he dropped by a pharmacy to get some cold and fever medications.

Dong Xuebing had gone out for more than an hour and wonders if Sister Xie had woke up.

Dong Xuebing opened the door of his apartment with all the shopping bags in his hands. The moment he stepped into his unit, he heard Xie Huilan talking on the phone.

“Happy New Year to you too…… Hahaha…… you don’t need to visit me…… I’m…… Cough…… I am not with my family…… I am fine. I just caught a cold……. Yes….. Thank you……. There is no need for you to visit me……. That’s it.” Xie Huilan was leaning against the bathroom’s door frame. Her hair was still wet and had the fragrance of shampoo. She was wearing the set of clothes given to her by Dong Xuebing earlier. The clothes were slightly bigger, but it was still fitting. After hanging up the phone, she rubbed the center of her brows and looked at Dong Xuebing. She then looked at her bra and long johns hanging in the living room. “I’m sorry to let you wash my clothes for me.”

Dong Xuebing blushed and replied: “Your clothes still have the smelly river water smell. If it is not washed as soon as possible, the smell might remain. That’s why I washed them without your permission…… Errr…… I hang your clothes in the living room is because the heater is here. If you do not like it, I will hang them at the back. But it will dry slower.”

Xie Huilan waved her hand. “It’s alright. I told you that you do not need to be so polite to me.”

“Oh…… you have taken a shower? Are you feeling better?”

“Yes. But I am still feeling giddy. Maybe I have a fever.”

“Ah…… I had bought fever medications. Oh, I have bought a set of clothes and high heels for you. You can change into this. It’s not nice for you to…… wear my clothes.” Dong Xuebing waved the shopping bags in his hands. His eyes wandered to Xie Huilan’s shirt, and his heart started to beat faster. His shirt was white in color, and the material was thin. Xie Huilan was not wearing anything underneath his shirt, and he could see the outline of her nipples clearly.

Xie Huilan should have noticed it, but she still acted normally. She laughed: “Your shirt is fine. It’s quite comfortable. Haha, I will wear the clothes you bought when I am leaving. I am feeling very weak now. Cough…… Oh, how much are the clothes? I will pay you.”

Dong Xuebing walked over and supported her by her arm. “You don’t need to pay me anything. Let’s check your temperature first and get you recovered first.”

Dong Xuebing took out a thermometer from a drawer and passed it to Xie Huilan. He went to the kitchen and cook a pot of porridge from last night’s leftover rice. When he returned back to the living room with a bowl of porridge, Xie Huilan was done with her temperature reading. 38.9 degrees Celsius.

Dong Xuebing looked at the thermometer. “No wonder you are feeling dizzy. You are having high fever now. You should eat some porridge before you take medicines.” He passed the bowl of hot porridge to her carefully. “Be careful. It’s hot.” Dong Xuebing cared for her like a man caring for his girlfriend. But he cannot let Xie Huilan know about this feeling. If not, the relationship he built up would be over. That’s why Dong Xuebing acted like a subordinate caring for his leader.

After eating the porridge and medicines, Dong Xuebing helped Xie Huilan back into the bedroom.

Dong Xuebing had thought Xie Huilan had only choked on the in the water and should be fine. But now, she was running a fever and should visit the hospital. But Dong Xuebing did not suggest this to her. At the riverbank, Xie Huilan had refused to go to the hospital. If he asked her to go to the hospital now, she might think that he is trying to drive her away.

After getting under the blankets, Xie Huilan looked at Dong Xuebing: “Not only you had saved my life, you even need to take care of me during Lunar New Year. Cough……”

Dong Xuebing helped her pull up the blanket. “It’s ok. I am very free these few days too. It’s not a problem even if I take care of you for another 3 to 5 days. Oh, do you need to inform your husband?” He was asking this just to find out if she was single.

Xie Huilan smiled and tucked her long hair behind her ears. “I am still single. What about you? Do you have a girlfriend?”

Not married yet? Dong Xuebing smiled shyly. “Huh? I…… I am considered single and don’t have a girlfriend.”

“Haha, you are so young and is already a Deputy Section Chief. Many people must be gossiping behind your back. It was the same for me back then. I have a suggestion for you. You should consider setting up a family now. At least there will be lesser people saying you are young and immature.” Xie Huilan laughed. “Hahaha, but I don’t have the right to say this. I am also…… Being single is also fun. Don’t you think so?”

“Yes, Mdm. You are right.”

“You……” Xie Huilan shook her head and laughed. “Stop treating me as your leader. Do you understand?”

“Huh? Yes.” Dong Xuebing said in his heart. Look at your tone when you speak and the words you used. How can I don’t treat you as a leader? But this was not Xie Huilan’s fault. If Dong Xuebing were in her position, he would also be speaking like her tone after a few years. “Are you feeling better now?”

“Yes. My coughing had stopped.”

“That’s good. What would you like to have for dinner? Do you prefer bland food or heavy meals? I am not good at cooking. How about I go out and get dinner?”

“Don’t trouble yourself. I am fine with plain porridge.” Xie Huilan patted the side of the bed. “Xiao Dong. Come over and sit.”

Dong Xuebing hesitated for a while and sat down upright, with half of his butt touching the bed.

Suddenly, Xie Huilan reached over and held Dong Xuebing’s hand.

Dong Xuebing was shocked. WTF? What’s the meaning of this? Why are you holding my hands?

But Dong Xuebing had overthought. Xie Huilan smiled and patted the back of Dong Xuebing’s hand with her other hand. “Xiao Dong, I will remember what you did for me. Thank you. Haha, I know this might not sound right. But in Beijing, I still have some influence. If you encounter any problems in the future, you can just call me.

Dong Xuebing noticed that Xie Huilan mentioned Beijing and not the Central Publicity Department.

She has influence in Beijing? Isn’t she from the News department?

Chapter 141 –Embarrassing moment!

Night.

Dong Xuebing used glutinous rice and dates to cook porridge for dinner. After dinner, Xie Huilan’s fever subsided slightly. She took one more fever pill and went to rest in the bedroom. Dong Xuebing had nothing to do. So, he watched the re-run of the Spring Gala night on the TV. He was worried that he would disturb Xie Huilan and did not dare to turn up the volume. People were still setting off firecrackers outside, and he could not hear the TV at all. In the end, Dong Xuebing chose to look at Xie Huilan’s bra, which was hanging by the heater. He finds it more interesting than what was showing on the TV.

Ring, ring, ring, ring……. Xie Huilan’s phone was ringing.

Dong Xuebing quickly looks away from the bra and turns back to face the TV.

The phone rang for some time before Xie Huilan answer. “Hello? Xiao Hao?” It was Xie Huilan’s lazy voice. “What are you doing at my place? I am not at home……. Yes. I am at my friend’s place. Cough…… Ya…… I have a fever. It’s alright…… Why do you want to come over? I will be going back soon……. I am fine……. Cough……” There was a pause. “Fine…… fine…… if you want to come over, just come. You can also send me back…… North Heping Road estate. It’s the first block, unit 301……. Ok. Bye.”

Dong Xuebing blinked and poured a cup of warm water, before knocking on the door. “Sister Xie, can I enter?”

“Come in.” Xie Huilan was sitting up slightly on the bed. “Haha, this is your room. There is no need for you to knock.”

Dong Xuebing smiled shyly and passed her the glass. “It’s warm. You will feel better.”

“Thank you.” Xie Huilan took the glass from him and yawned lazily. She took a sip of water and looked at Dong Xuebing. “My younger brother, Xie Hao, will be coming over in a while. Is it fine?”

“Of course.”

“Haha, I had troubled you a lot today.”

“It’s alright. I don’t feel troubled.” Dong Xuebing wished in his heart that she would stay in his place longer.

10 minutes later. Ding Dong, ding dong……. Someone was at the door.

Dong Xuebing grumbled in his heart. Why did he have to come so fast? He walked over and opened the door. There was a teenager, about 15 years old, standing outside. He was shorter than Dong Xuebing, and his features were not as sharp as Xie Huilan. But he still resembles her. Dong Xuebing opened the gate. “Xie Hao? Please come in.”

That boy saw Dong Xuebing and was shocked. His face changed and pushed Dong Xuebing aside and ran into the unit.

Dong Xuebing lost his balance and took two steps back. He was furious. F**k. What’s wrong with you?!

“Sis!” Bang. Xie Hao opened the bedroom door and saw the sickly Xie Huilan on the bed. “Sis! What happened? Who did this to you?” Before Xie Huilan could reply, Xie Hao turned and grabbed Dong Xuebing by his collar. “F**k! What did you do to my sister? I will kill you! Do you know who my grandfather is?! Ah?!”

Dong Xuebing was pissed. I had saved your sister’s life, and you still want to hit me? Who cares about your grandfather?!

“Xie Hao!” Xie Huilan looked at Xie Hao coldly. “Get over here!”

Xie Hao gave Dong Xuebing a stare before letting go of him. He turned to his sister. “Sis, is he the one who bully you?”

Xie Huilan stared at Xie Hao in his eyes: “Who do you think you are? You dare to fight in front of me?!”

Xie Hao tried to explain himself: “No…… I…… you are on a man’s bed…… and I thought……”

“You thought? What are you thinking? Also, who is your grandfather? Ah? Tell me now! Who is your grandfather?!”

Xie Hao was stunned to see his sister so furious. He replied softly: “My grandfather is also your grandfather.”

“You still dare to talk back?!” Xie Huilan banged on the bedframe and pointed to Dong Xuebing. “I fell into the river and got entangled by the seaweeds today. I was almost drowned, and Xiao Dong had risked his life to save me. If it’s not for him, you will be at the mortuary collecting my body now! You are to grab Xiao Dong by his collar? What are you trying to do? Ah? Tell me!”

Xi Hao jumped up in fright. “Sis! You are almost……. Ah……”

Xie Huilan stared at him. “Apologize to your Brother Dong now!”

Xie Hao realized that he had misunderstood Dong Xuebing and quickly run over to Dong Xuebing. “Brother Dong. You will be my elder brother from today onwards. You had saved my sister, and yet, I…….” Xie Hao slapped himself lightly on his face. “I am sorry. No……. Brother Dong, you must hit me today. Come. You must also grab me by my collar and give me a scolding.”

Dong Xuebing was no longer angry with Xia Hao. “Never mind. You are also concern about your sister.”

Xie Hao refused. “Brother Dong, you must hit me for being so rude to you! It’s a must!”

Dong Xuebing laughed. Damn. What is this request? “It’s just a small misunderstanding. It’s fine.”

“No. You have saved my sister’s life, and I still treated you like this. If you don’t hit me at least once, I will feel uncomfortable. Quick. Just hit me as hard as you want!” Xie Hao moved his face forward.

Dong Xuebing looked at him and laughed. He hit him lightly on this head. “Ok. I had hit you. Are you satisfied?”

Xie Hao laughed and turned to Xie Huilan. “Sis, Brother Dong had accepted my apologies.”

Xie Huilan looked at her brother: “Use your brain before you say or do anything in the future!”

“Yes, yes.” Xie Hao saw his sister was no longer angry, and he moved closer. “Sis, are you still having fever? Do you need medicine? Do you need me to help you get some water?”

Xie Huilan looked at Xie Hao and nodded. “Help your Brother Dong pour a glass of water too.”

“Okay!”

Dong Xuebing said: “Let me do it.”

Xie Hao quickly stopped him. “No, no. Brother Dong, you sit here and wait. I will go and get the water.”

Xie Huilan shook her head and smiled at Dong Xuebing. “My brother is spoilt by my family since young. He is too impulsive and jumps to conclusion easily. But he has a good nature and knows how to care for others.”

“Sis, Brother Dong, water.”

Dong Xuebing could tell that Xie Hao was extremely afraid of Xie Huilan. He could not blame him for being so scared of his sister. Xie Huilan is older than him by more than 10 years. She is also a leader in the central government and has a strong character. It would be weird if Xie Hao is not afraid of her. Oh…… Why did Xie Hao mention about their grandfather just now? Xie Huilan’s grandfather? Is he also a leader in the Central Government?

After a while of chatting, Xie Huilan rubbed her temples. She seems to be unwell. Dong Xuebing told her to rest awhile more before leaving and left the room with Xie Hao.

“Xiao Hao, what school are you studying in?” Dong Xuebing tried to start a conversation.

Xie Hao replied with a smile. “Yu Cai. City’s best high school.”

“Wow…… that’s a good school.”

“Hah… I got in through connections. Oh, Brother Dong, tell me about this afternoon. How did you save my sister?”

Xie Hao was afraid of Xie Huilan since young. Whenever he saw his sister’s face, he would tremble. Xie Huilan was the only person he was scared of in his family. He was not even afraid of their grandfather. But despite being fearful of his sister, he was closest to her. He was closer to his sister than their parents. When he learned about his sister’s accident, his heart almost stopped.

Dong Xuebing thought for a while and told Xie Hao what happened. But he only says that he had passed by that area during the accident. Oh, he also did not mention about the CPR.

“Ah…… That’s was so f**king dangerous!” Xie Hao cursed and quickly covered his mouth. His elder sister was still in the bedroom. “Brother Dong, you are the man! You are a real man! Give me a call if anyone bothers you. I can help you get as many people as I can! I am never afraid of fights.” Xie Hao picked up Dong Xuebing’s iPhone and exchanged numbers.

Fights? Dong Xuebing was speechless. “You should be studying. Do you always get into fights in school?”

Xie Hao quickly ‘Shhhh” and said: “Don’t let my sister hear this. If not, I will be in trouble.”

Dong Xuebing laughed. “Look at yourselves. You are even skinner than me. What fights can you win? You should focus on your studies!”

Xie Hao boasts. “Brother Dong, I am not talking big. I might not be tall, but I can easily fight one or two people at once. Damn! Why are you looking at me like this? I am telling the truth!”

Dong Xuebing thought to himself. Bullshit. You can’t even win me with your frail body.

When it comes to boasting, very few people could win people from Beijing. Anyone on the streets of Beijing could boast until others faint. But they were not serious. They treated boasting as a joke. It’s like telling someone a joke, and no one will think much about it.

Dong Xuebing felt Xie Hao was interesting after chatting for a while. He had forgotten what happened earlier. Instead, they had become closer.

Suddenly, Xie Huilan shouted from the room. “Xiao Hao, it’s late. Let’s go back.”

“Ok!” Xie Hao replied and turned to Dong Xuebing. “Brother Dong, remember to call me if you need any help.”

“Ok. I will.” Dong Xuebing laughed and walked to the bedroom. He knocked on the door and entered. “Sister Xie. You still have a fever. You will be sick if you walk out like this. Can I call a taxi for you first? You can wrap yourself in the blanket when you walk out.” Dong Xuebing could still joke and chat casually with Xie Hao. But in front of Xie Huilan, a leader in the Central Government, he cannot be so casual. Even when he had saved her life, he still has to treat her with respect.

Xie Huilan raised the corner of her lips: “Thank you. Xiao Hao can go out to get a taxi.”

Xie Hao quickly replied: “I will go, I will go……. Brother Dong, you have already taken care of my sister the whole day. Let me go and get a taxi.”

After Xie Hao went out, Dong Xuebing said: “Why not stay for the night? You can lock the bedroom, and I can sleep on the sofa. Oh, I can also sleepover at my neighbor’s place.”

Xie Huilan waved her hand slightly and got up from the bed. She laughed: “I will feel bad if I trouble you any further. You should be tired today. I will treat you to dinner after I recover. Ok?”

“Ok.” Dong Xuebing moved closer and help her up. She was covered in sweat.

Xie Huilan was still wearing Dong Xuebing’s white shirt and had nothing inside. With her sweat, the shirt had become translucent. Not only her breasts were exposed, but her flat tummy and collar bones could also be seen clearly. It so damn seductive…….

Dong Xuebing quickly shouted and avoided looking at her. “Don’t come out from the blankets. I will help you get your clothes!”

Xie Huilan did not blush and could still smile. “Ok. Sorry, your clothes are dirtied.”

“It’s fine. Wait for me here under the blankets.” Dong Xuebing ran out to the living room and took all of Xie Huilan’s clothing. The long johns were dried, but her underwear and coat were still damp. So, Dong Xuebing grabbed the set of clothes, he bought in the afternoon, with him to the room. “Some of your clothes are still damp. I will get you a bag for damp clothes.”

“Ok. Thank you.”

After closing the door, Dong Xuebing waited outside with a paper bag.

A few minutes later, the room’s door opened, and Xie Huilan walked out. She did not wear her bra and coat which were still damp. She was holding them in her arms. Dong Xuebing lowered his head to avoid looking for her and passed her the paper bag. As he was looking down, Dong Xuebing saw Xie Huilan wearing the high heels he bought. But her stockings…… Huh? That’s right. Her stockings were torn, and he had forgotten to buy it for her.

Xie Huilan should be feeling uncomfortable without stockings.

Xie Hao returned upstairs. “Sis, there is no taxi. I had called my friend to drive us back. He should be arriving in half an hour.”

Xie Huilan frowned. “Don’t bother your friend. We will take a taxi back ourselves.”

Xie Hao looked at her and nodded. “Ok. I will give him a call now.”

Xie Huilan turned and smile. She extended her hand: “Xiao Dong, I will not thank you anymore today. Let me thank you properly another day.”

Dong Xuebing looked at her hand and used both hands to shake it. “Don’t mention it.” This was how they shook their leaders’ hands.

Xie Huilan laughed. “We will be going off. You don’t need to walk us down.”

“No. I have to walk you down and will leave after you got in the taxi.”

“No need. Do you understand?”

“Errr…… Fine…… Be careful on your way back.”

Dong Xuebing returned home after watching Xie Huilan, and Xie Hao walked down the stairs. He closed the door and took a deep breath. Xie Huilan was still a high ranking officer in the government. When he was in front of her, he could feel the pressure. He wonders when he could enter the Central Government.

He thought back about the whole day’s events and what he had gained.

He had saved a woman he likes and became closer to a leader from the Central Government. These were his returns for risking his life.

Dong Xuebing was exhausted. He had run like crazy, dived into the river to save Xie Huilan, carried her up the stairs, wash and cooked for her……. Ah…… He could finally rest. He massaged his own shoulders and went back to his room. He dropped himself on the bed. A matured woman’s scent was still lingering on the bed. Dong Xuebing picked up the damp blanket and sniffed. Hmmm…… A leader from the Central Government is different. Her sweat smells good even after she had fallen into a smelly river!

Suddenly, Dong Xuebing saw something.

Dong Xuebing had a small bin in his room. A pair of skinned colored stockings were hanging by the side of the bin. It looks like Xie Huilan’s torn stockings. He quickly got up from the bed and to take a closer look. It was the pair of stockings he washed in the afternoon. Xie Huilan must have thrown it into the bin after noticing the tear at the bottom. Dong Xuebing bent over and picked up the pair of stockings and played around it in his hands. Smooth……

Dong Xuebing had put a plastic bag in his bin. He had just changed the plastic bag, and the bin was very clean.

Dong Xuebing played with the stockings for a while, and suddenly a dirty thought flashed across his mind. His face turned slightly red. Aunt Xuan had been away for several days and will return a few days later. After losing his virginity, Dong Xuebing had been feeling horny all the time. Coupled with what Xie Huilan’s body he saw in the afternoon, he could not hold back any longer.

What should he do?

After deliberating for 1 second, Dong Xuebing made his decision. He quickly switched on his PC and played a porn video. Then he grabbed Xie Huilan’s used stockings and start……. Sometimes, men had to settle their own problems. Dong Xuebing seldom do this, but today, he really cannot control himself.

1 minute……

2 minutes……

Maybe Xie Huilan’s status was too high, or she was too pretty, Dong Xuebing was very excited. He started fantasizing about her in her sexy black underwear under her business wear. He finished the deed in 3 minutes.

After switching off the PC, he threw the wet and sticky stockings into the bin.

But before he could pull up his pants, Ding Dong, Ding Dong…… The doorbell rang.

Dong Xuebing was stunned. Who is it so late at night? He quickly wore back his pants and went to open the door. “Huh? Sister Xie? Why did you come back? Where’s Xiao Hao?” Xie Huilan, who had left 5 minutes ago, was standing outside. Dong Xuebing did not dare to let her wait outside and quickly open the gate.

Xie Huilan smiled and walked into the apartment with a limp. “I asked Xiao Hao to wait for a taxi downstairs while I come up to get something.”

Dong Xuebing replied: “Oh……. You have forgotten something? You can just give me a call, and I will bring it down for you. You don’t need to climb up the stairs again. You might fall.”

“It’s fine. I’m feeling much better now.” Xie Huilan smiled and entered.

Dong Xuebing closed the door and followed behind her. “What did you forget? I had passed your clothes and bag.”

Xie Huilan smiled: “I feel uncomfortable wearing heels without stockings. My feet hurt. Haha, the pair of stockings you washed for me might be torn, but I think I can still wear it. I will throw it after I returned home.” Xie Huilan walked into the room.

What did she say?!

She’s going to wear back that pair of stockings??

Dong Xuebing’s face turns green immediately. Damn! Damn! Damn! That pair of stockings still have my……!!!

Dong Xuebing first thought was to shout out in his heart. BACK! BACK! BACK! F**K!!! There’s no more BACK left!!

“Sister Xie! Sister Xie!” Dong Xuebing’s sweat was flowing down his forehead. He quickly chased after her. “No! Don’t wear those! I will get you a new pair! Those are torn!”

Xie Huilan waved her hand and looked at the plastic bin by the wall. “No need. I am just wearing it until I get home.”

Dong Xuebing panicked. His in deep shit. “Don’t pick it up! Don’t!”

“I said it’s fine. Do you understand?” Xie Huilan ignored him and reached into the bin.

“Ah! Sister Xie! You!”

That’s it. I’m finished!

Xie Huilan was already holding the pair of stockings in her hand. Huh? It’s wet? She remembered when she threw them into the bin, it was already dried. Also, the stockings seem to be heavier? Xie Huilan paused for a second and bring the stockings near to look at it. 1 second…… 2 seconds…… 3 seconds…… Xie Huilan turned and looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing wished he could bury his head into the ground. He could feel the whole world crumbling down around him. “Sister Xie! It’s like this…… I…… I had spit into the bin!”

This was the lamest excuse he could come up with! Dong Xuebing believed that Xie Huilan knew what’s the stuff on her stockings.

Even morons could guess what that was!

Xie Huilan looked at Dong Xuebing for 3 to 4 seconds and smiled. “Why didn’t you tell me earlier. Fine. I will go back now.” She threw the stockings back into the bin and took a napkin to wipe her hands. After throwing the dirty napkin into the bin, she left.

Dong Xuebing was too ashamed to walk her to the door. He was too embarrassed to face her!

Xie Huilan knew what he did to her stockings! She must be furious now!

Damn!!!

Chapter 142 – What does Sister Xie mean?

3rd day of Lunar New Year.

Dong Xuebing woke up to the sounds of firecrackers. He got off his bed with heavy eye bags. He went to wash up, and after breakfast, he sat on his sofa slapping himself on the forehead. He thought back on what happened last night and knew his relationship with Xie Huilan was over. So what if he had saved her life? He had used her stockings to do that type of thing, and she must be furious.

What should I do?

After thinking about this for the whole morning, Dong Xuebing got an answer. What should he do? Nothing! He could only wait for Sister Xie’s revenge!

At about 11 am, Dong Xuebing was about to go out and set off some firecrackers to vent his frustrations. Just when he was about to step out of his house, his phone rang. He looked at the caller display and turned pale. It was Xie Huilan’s number. She must be embarrassed last night and did not expose him. She must be called to settle the score now. What should I say if she asks about the stockings?

Answer or do not answer?

After hesitating for a few seconds, Dong Xuebing answered the call. “Hello, Sister Xie?”

“Xiao Dong, are you free now? My car is parked outside your neighborhood. Let’s have lunch together.”

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. She wants to get back at him?

“…… Xiao Dong, are you there?”

“Ah…… Yes. But…… you no longer have a fever?”

“I am fine after a good night’s sleep. I will be waiting for you at the entrance. Do you understand?”

“Huh? Ok. I will go over now.”

After Dong Xuebing hangs up, he wonders if Sister Xie had brought people with her to beat him up. But he still got to go out and meet her. Dong Xuebing grabbed his hair and paced around in his living room. Suddenly he stopped and gritted his teeth. He still got to face it no matter what. He grabbed his bag and walked out of his estate. He had used the stockings of a Central Government’s leader to do that sort of thing. This was not a small issue. He could be charged in court. He decided to face the music and let Xie Huilan do whatever she wants to him. He was in the wrong, after all.

Outside of the estate.

There was a black Audi A6l parked by the road, and Xie Huilan was in the driver’s seat. She seems to be alone in the car.

Dong Xuebing was guilty and strolled towards the car.

There were a few entry permits on the windscreen of the Audi. This vehicle should be assigned to Xie Huilan by her department. The Party and Government had changed all their cars recently. In some places, governments were restricted to vehicles worth 180,000 RMB and below. The capacity of the vehicles was also limited to 1.8 liters. But the Central Government’s Publicity Department does not have any restrictions. They have luxury vehicles for the leaders. Of course, this Audi might also be Xie Huilan’s personal car. However, this was almost impossible, as Beijing was the capital of China. All government officials in Beijing had to keep low profile. Even if they have the means to buy personal vehicles, they will avoid getting expensive cars. Xie Huilan was a high ranking officer with the government, and other officers at her rank were still riding motorcycles.

After a few seconds, Xie Huilan saw Dong Xuebing, and she rolled down the windows. “What’s wrong with your leg?”

Dong Xuebing wanted to tell her that he just caught a disease that causes him to lose his ability to walk. He really wants to return home. But when he saw Xie Huilan, he knew there was no way for him to escape. He gritted his teeth and walked faster. “I’m fine. My leg had muscle cramps.” After thinking for a while, he walked to the passenger door and entered the vehicle. His head was hung low and was too ashamed to face her.

Come. I am prepared for your scolding. You can question me about your stockings!

Dong Xuebing was mentally prepared to be questioned.

“…… Xiao Dong, fasten your seatbelt.”

Dong Xuebing did not fasten his seatbelt immediately. He turned towards Xie Huilan: “Xie…… Director Xie, please scold me.” He changed the way he addresses Xie Huilan. He no longer dares to call her Sister Xie.

Xie Huilan looked at him: “……. Why should I scold you?”

Dong Xuebing replied embarrassedly: “I…… Yesterday it was…… Errr……. I am really……”

Xie Huilan burst out laughing. “You have saved my life and took care of me yesterday. I should be the one thanking you. Why should I scold you? Xiao Dong, what’s wrong with you? Eh?” Xie Huilan smiled and tucked her hair behind her ears. “Also, why are you calling me Director Xie? I think Sister Xie sounds nicer.”

Dong Xuebing was stunned: “But I……”

Xie Huilan looked at him curiously and smiled. “What’s wrong? You can tell me.”

After hearing what Xie Huilan said and attitude, Dong Xuebing was confused. Could Xie Huilan really think that the stuff on her stockings was his spit? Impossible. Whose spit looks like this? Also, her facial expressions yesterday…… She knew what that was. But why was she acting like nothing had happened yesterday? Damn. What does she mean by behaving this way? She’s not going to pursue this matter? Dong Xuebing quickly replied: “Huh…… Nothing. Nothing happened.”

“Really?”

Dong Xuebing gave a firm answer: “Yes. Nothing happened!”

Xie Huilan laughed and nodded. She did not act differently. “Ok. Let’s go for lunch now. Let’s go to Wang Fu Hotel. Ok?”

Dong Xuebing could only agree. Since Sister Xie did not mention about last night’s incident, he also did not want to bring it up. From Xie Huilan’s attitude, she seems to be not pissed with the stocking incident. Although Dong Xuebing could not tell what she was thinking, but…… Hahaha, the danger is over, and I am saved. Look at her…… Central Government’s leader is different. She’s so forgiving…….

The Audi drove towards Wang Fu Hotel.

Xie Huilan was wearing a black women’s suit. It was a tailored suit, and it’s considered half casual.

Dong Xuebing fastened his seatbelt, and from the corner of his eyes, he saw Xie Huilan’s heels and her skin-colored stockings. His heart started beating faster and quickly look away. Even if Xie Huilan had behaved like she forgave him, she should still be thinking about that white stuff in her mind. Dong Xuebing’s face was red and burning. He dares not to look towards Xie Huilan’s direction and look around the interior of the car. He was feeling more rigid and uncomfortable than yesterday.

Dong Xuebing got no choice. Xie Huilan had got something on him.

“Hahaha…… what are you looking for?” Xie Huilan turned to look at Dong Xuebing with a smile.

“Nothing……” Dong Xuebing pointed to the entry permits on the windscreen. The entry permits were for the City’s Party Committee, Publicity Department, Central Government departments, and a lot of government department’s quarters. “I…… I am looking at these.”

“Oh, hehe, I need to visit a lot of places for my work. That’s why I got more entry permits.”

Work? You are from the Publicity Department. What work do you have in the Beijing Municipal building? Ministry of Finance? Dong Xuebing was curious, but he did not ask anything.

Half an hour later.

They finally reach the Wang Fu Hotel. Dong Xuebing felt very awkward and embarrassed in the car.

Wang Fu Hotel was located in one of Beijing’s oldest 5 stars hotel. They have 7 ballrooms and all sorts of meeting rooms. They also offer translation and secretarial services. There were a few restaurants in the hotel, offering western and Chinese cuisines. They also provided all sorts of services to serve their guests. There were childcare services, tours, safe, shoe polishing, vehicle rentals, money exchange, ATM, delivery, laundry, etc.

The car stopped, and the guilty-conscious Dong Xuebing quickly alight to help Xie Huilan open her door. He hopes he would be able to leave a good impression.

But the bellboy or staff of the hotel ran over to open the door for Xie Huilan, giving Dong Xuebing no chance to perform. That young man took note of the license plate number and helped open the door for Xie Huilan. After Xie Huilan alighted, that young man whispers something to another young man with a notebook. After that, he said something into his walkie talkie. Dong Xuebing thought this was the hotel’s service to all guests. But after he and Xie Huilan alighted from the vehicle, another car arrived. This time, the staff did not open the door for that car. Those two staff just stood there and did not move.

Dong Xuebing was speechless. What’s happening? Special service? Most of the people that come to Wang Fu Hotel were wealthy, and even if Xie Huilan frequent this place or she’s a leader in the Central Government, the hotel staff should not treat her differently.

Xie Huilan seems to be used to this sort of treatment. “…… Xiao Dong, let’s go in.”

“Ok.” Dong Xuebing quickly followed her. He purposely walks slightly behind her.

Xie Huilan noticed this and laughed. She waved to Dong Xuebing: “Why are you so nervous? You are also not my secretary. Just walk beside me.”

Dong Xuebing hesitated for a moment and nodded. He walked carefully beside Xie Huilan.

When both stepped into the hotel entrance, a middle-aged man, wearing a smart suit, walked over and extended his hand. “Thank you for coming, Ms. Xie. Sorry I did not welcome you outside.” This man seems to have come out to receive Xie Huilan. It must be the hotel staff outside who informed him.

Xie Huilan smiled and shook his hand. “Manager Zhao. Stop joking with me.”

Manager Zhao laughed: “Haha, I don’t dare to joke with you. The VIP room is ready. You are here today is for……”

Xie Huilan waved her hand. “I am just having lunch with a friend. I will not use that room. I…… will dine in the Bamboo Garden.”

“Sure. I will make the arrangements for you.” Manager Zhao quickly makes a phone call and chatted with Xie Huilan for a while. He waved two hotel staff over and whispered something to them before leaving. After that, those two staffs lead the way.

Dong Xuebing could tell that the hotel treated Xie Huilan differently from others. Damn! Sister Xie is so influential? Even the Manager of the hotel had to come out to receive her? Even the Western District Party Committee Secretary does not have this treatment.

Bamboo Garden.

This was not a private dining room or a venue for special occasions. Bamboos were used to create small booths for the guests. All the tables and chairs were made of rattan. The floor was paved with little pebbles. There was also a pond there.

After the food was served, Xie Huilan cheerfully raised her glass. “I know about your department’s regulation. But this is red wine, and you should be fine. Haha, let me give you a toast for saving my life and taking care of me.”

Dong Xuebing blushed and raised his glass. “Thank you. It’s my duty.”

After drinking some wine, Xie Huilan and Dong Xuebing started eating and chatting.

“Xiao Dong, why are you not with your parents during Lunar New Year?”

“My mother is in Hebei Province. She’s busy with her work and could only stay here on the eve and the first day of Lunar New Year.”

“What are your parents working?”

“My mother is a teacher in a countryside village. My father…… had passed away.”

“I’m sorry.”

It was until now, Dong Xuebing could finally relax. He knew Xie Huilan was not settling the score with him over her stockings. She was only treating him for a meal because he had saved her.

Suddenly, Dong Xuebing saw a middle-aged man walking along the corridor. He looks very familiar. Dong Xuebing had seen him on TV before. Oh, he’s Beijing City’s Party Committee member and Public Security Bureau Chief Feng Xueliang. He was a smart-looking man in his 50s. The other side of the corridor might be the private rooms, and he should be heading there.

This was the first time Dong Xuebing met a Sub-Provincial (Ministerial) level official in person.

Just when he was thinking, Chief Feng looked towards his direction. He paused for a second and smiled. After that, he walked towards Dong Xuebing’s direction.

Dong Xuebing was stunned. What’s happening?

“Huilan! Hahaha!” Dong Xuebing was still in shock, and Feng Xueliang had arrived at his table. “It’s Lunar New Year and why are you here at Wang Fu?”

Xie Huilan saw him and stood up. She shook his hand and replied. “I am here with a friend. Uncle Feng, Happy New Year. How’s Auntie doing?”

Feng Xueling looked at Dong Xuebing, who was also standing up and smiled at him. He turned back to Xie Huilan: “She is still the same. She got high blood pressure, and she still refuses to watch her diet. She is in the private room eating whatever she likes now. I can’t be bothered with her. Hahaha. Alright. I shall not disturb you anymore. Bye.”

Xie Huilan laughed. “Then, I will drop by your private room to have a drink with you later.”

“Hahaha, you think you can make me drunk? You can try!”

Dong Xuebing was in a state of shock. The City’s Party Committee member had a smile to me? He had just given me a smile! Wow…… Sister Xie knows him?

Dong Xuebing knew Xie Huilan had some background and connections. If not, she couldn’t climb to her current rank at her age. But all the entry permits in her Audi, the special treatment she received in Wang Fu Hotel, the casual conversation with Beijing City’s Party Committee member…… Xie Huilan not only have some backings. She got huge backing!

Translator’s note:

Wang Fu Hotel (北京王府饭店) is also known as The Peninsula Beijing.

Chapter 143 – Two Million!

Afternoon, at 1.50 pm.

After leaving Wang Fu Hotel, Xie Huilan and Dong Xuebing boarded the Audi and drove out of the carpark.

Dong Xuebing was sitting in the front passenger seat nervously. He secretly peeps at Xie Huilan. She had a stern look on her beautiful face. She was not only a high-ranking leader in the Central Government, but she also has a powerful backing. Now, Dong Xuebing doesn’t even dare to smile in front of her. He was glad and worried at the same time. He was delighted that he had saved her life, but he was also concerned because he had used her stockings to do that shameless thing. What’s worst was she knew about it!

Dong Xuebing’s feelings were complicated!

It was quiet in the car, and Xie Huilan suddenly laughed. “Xiao Dong, do you have any hobbies?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Errr…… It’s not considered a hobby. But I like shopping around Antique markets and watch TV programs about antiques and collections.” He tried to make himself sound high class. He will not tell Xie Huilan that his hobbies were watching movies, online chatting, etc. These were all too ordinary.

“Oh. I also like to visit Liulichang when I am free.”

“You also like collecting stuff?”

“Yes. But I am only a beginner.”

“You are too modest. I can tell you must know a lot about antiques.”

“Is it written on my forehead? How can you tell? Hahaha…….” Xie Huilan was holding on to the steering wheel gracefully. She thought for a while and slowed down the car. “I am still thinking of buying two shirts for you as a gift. But since you like antiques, let’s go to Liulichang. The temple fair’s food street is moved to Taoranting Park, but Liulichang should still be open. You can choose an antique you like, and I will buy it as a gift for you. Ok?”

Dong Xuebing quick rejects her suggestion. “No need. No need. You have treated me to lunch, and it’s enough.”

“How can a meal be compared to life?” Xie Huilan replied firmly and drove towards the west. She did not give Dong Xuebing any choice. “Listen to me, you understand?”

Huh? I got no right to make any decision. Dong Xuebing could only smile and nod.

Two years ago, temple fair was held at Nan Xin Hua Street, and the whole street will be filled with people. All public transports were re-routed. Of course, anyone can still drive into the street if they want. But there were too many people there, and traffic will come to a standstill. It was so crowded that the distance between two people was less than the width of a palm. After the food street was shifted to Taoranting Park recently, it was not so crowded, and cars can enter that area.

West of Liulichang.

After the Audi stopped, Dong Xuebing unfastened his seatbelt and ran over to the driver’s door to open the door for Xie Huilan. He even learns from Guo Panwei to place his hand at the top of the vehicle to “protect” Xie Huilan.

Xie Huilan shook her head and smile. “You…….”

After these two days, Dong Xuebing noticed Xie Huilan likes to smile. She used different types of smiles to express her expressions. She looks like the Official ladies in Ancient times.

After entering an antique shop, Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “Look around and see if there’s anything you like.”

Dong Xuebing did not want to let her buy any gift for him. But if he did not choose anything, she would not agree. So, after walking around the shop, he stopped in front of a wooden shelf and pointed to a grasshopper gourd, made from rosewood. Dong Xuebing knew this was the cheapest item in the shop. Even the low-grade paintings, calligraphy, and pottery were more expensive. “Sister Xie. This is a good gourd.”

Xie Huilan laughed: “It’s almost the end of grasshopper rearing season. Pick something better, ok?”

Dong Xuebing smiled shyly. “I like this.”

“Fine.” Xie Huilan asked the store assistant about the price of that gourd. It was 2,000 RMB, and she paid without saying a word. She than pass the gourd to Dong Xuebing. “Let’s look around. This gift is too cheap.”

“It’s fine. It’s fine.” Dong Xuebing held the grasshopper gourd. “This is good enough. Thank you, Sister Xie.”

Xie Huilan shook her head and laughed. “I knew you will not pick anything. Let’s walk around and see if there is anything better.” She saw Dong Xuebing still wanted to reject her, she immediately waved her hand to stop him. “I will not buy it for you, ok? I will pick something for myself. You can give me some suggestions.”

Dong Xuebing replied. “Ok. But I do not know about antiques as well as you.”

“Hahaha, stop flattering me. Let’s go.”

A lot of shops in Liulichang were closed. After walking for a while, Xie Huilan did not see anything that caught her attention. They slowly walked to East Liulichang. Xie Huilan noticed a Yellow Stone seal in the first shop she enters in East Liulichang. But when she enquires about the price, it was more than 1 million RMB. Xie Huilan shook her head. She did not buy it. It was not because she does not like it. It was because she could not afford it. How much can a Deputy Director level earn monthly?

An hour later, Dong Xuebing and Xie Huilan stood at the junction of East and West Liulichang.

Xie Huilan looked at her watch. “Let’s stop shopping. Come, I will send you back.”

“No need. You have already fetched me from my place this morning…… I can take a taxi back.”

“No…… Eh?” Xie Huilan suddenly looked at a few roadside stalls. The stalls were selling balloons and cotton candies. One of the stalls had displayed all sorts of porcelain items on its shelf. Kangxi porcelain, ancient commoner’s bowl, etc. Xie Huilan was interested in these items: “Xiao Dong, let’s take a look at this store.”

“Oh…. Ok.” Dong Xuebing followed her to the store.

The store owner was a young man around 30 years old. He was stunned by Xie Huilan’s beauty and kept looking at her. “Hi, what would you like to see?”

Xie Huilan looked at the shelves and saw a blue-colored small bowl. The bowl was painted with clouds, and the interior of the bowl had a golden dragon. Xie Huilan picked it up and examine the bottom of the bowl. There were some wordings engraved at the bottom of the bowl, stating that it was manufactured by the official kiln during Qian Long Emperor era. Usually, the antiques from these roadside stores were low-grade antiques. This bowl must also be either a counterfeit or a low-grade antique. This antique bowl was rare even in auctions, let alone by the streets. But there were still exceptions. If not, there will also not be so many stories about people finding real antiques on the streets.

The store owner looked at Xie Huilan and said: “This is from my hometown. It’s an antique produced by the ancient government’s kiln.”

Xie Huilan examined the bowl carefully and turned to Dong Xuebing and smiled: “Xiao Dong, take a look at this. What do you think?”

Dong Xuebing recognized this bowl. The name of this bowl was the Qing Dynasty Qian Long Emperor Dragon bowl. He knew about this bowl was because when he was working part-time in Pan Jia Yuan, the shop he worked for had a broken fragment of this type of bowl. That broken fragment was authentic. Although it was not worth anything, Dong Xuebing had scrutinized it several times. Seeing that Xie Huilan asking his opinion, he felt that he should show off his talent. He picked up the bowl with both hands and examined every detail of the bowl.

Hmmm…… this bowl looks similar to that broken fragment, but there seems to have some differences.

The color of this bowl was newer, and the paint was brighter. But the outlines of the designs look very similar to that fragment. The golden dragon was also more detailed.

Xie Huilan asked: “What do you think?”

Dong Xuebing jumped: “Errr…… this seems to be real, but some parts are suspicious. I am also not very sure.”

Xie Huilan turned towards the store owner. “How much are you selling?”

The store owner replied. “50,000 RMB.”

Xie Huilan shook her head and smiled: “If this is really from the government kiln, you will not sell it for 50,000 RMB. Make it cheaper.”

“This is really an antique. The ancestor of that man from my hometown was from Beijing……

Xie Huilan waved her hand to stop him. “Let’s talk about the price and not the story. Ok?”

The store owner smiled embarrassedly. “I got this bowl at 40,000 RMB. My profit is not a lot. I really can’t sell it to you lower than 50,000 RMB.”

“Never mind.”

If this bowl were real, it would be worth more than a few hundred thousand. This would be considered finding a treasure on the streets. If this bowl is selling for a few hundred or thousand, it’s not a problem to take a gamble. But 50,000 RMB is not a small amount. Furthermore, Dong Xuebing and Xie Huilan could not tell whether if this bowl was authentic. More than 70 to 80% of such bowls in the market were fakes. That’s why Xie Huilan decided not to buy it.

“Xiao Dong, let’s go.”

Dong Xuebing was disappointed for failing to impress Xie Huilan. This was the problem with antiques. Even if you had seen an authentic antique before and understand it well, but it’s hard to tell the difference between a fake and the real item. This was because of how the antique was preserved. If it was well kept, the colors and paintings would be different from another antique, which was not maintained properly. Sigh…… if I can examine it from the broken section. He had examined the broken part of a fragment of that Qing Dynasty Qian Long Emperor Dragon bowl before. He would be able to tell whether if that bowl was real or fake by the broken section. No matter how real the exterior painting was, the fractured section…… Who would be able to tell? There were thousands of ways to authenticate an antique and no one in the world would smash an antique to authenticate it. If the antique were found to be real through this method, it would be meaningless. The bowl was already shattered and the value……

Eh?

Dong Xuebing stopped in his tracks when he thought until here!

Damn! There’s someone who can authenticate an antique through this crazy method.

Dong Xuebing was the one who can do this!

The store owner saw the woman walking away, but this young man was still standing there. “Young man, please take a look carefully. This bowl is really from the government’s kiln.”

“Really?” Dong Xuebing picks up the bowl again. “Let me take a closer look.”

The store owner laughed. “Sure. Go ahead.”

Dong Xuebing nodded. He raised his arms suddenly and smashed the bowl on the floor in front of the shocked store owner. Smash! The bowl was shattered into pieces.

“What the f**k are you doing?!” The storeowner was furious.

Xie Huilan, who was a few steps away, was also stunned. “Xiao Dong! What’s wrong?”

Dong Xuebing calmly replies. “I want to look at the interior of the bowl.”

The store owner points at Dong Xuebing and shouts: “Everybody saw you breaking this bowl! 50,000 RMB! Pay up! Pay me now!”

Dong Xuebing ignored the storeowner’s screaming and the bystanders. He quickly picks up a broken piece of the bowl from the floor carefully and examines it. He also touched the broken section carefully to feel the texture.

After a while, Dong Xuebing’s face changed color. That’s right. Everything fits.

The thickness of the paint was the same, and the interior of the bowl was white and smooth. It’s not the same as the fake porcelain created by modern technology. The piece in his hand felt precisely the same as that broken fragment he has seen before!

This bowl was real!

It’s really from the Ancient Government Kilin!!!

Damn! BACK!

……

Dong Xuebing used the only BACK he had!

The scenes in front of him flashed! Time had turned back to the bargaining between Xie Huilan and the store owner!

“This is really an antique. The ancestor of that man from my hometown was from Beijing……

“Let’s talk about the price and not the story. Ok?”

“I got this bowl at 40,000 RMB. My profit is not a lot. I really can’t sell it to you lower than 50,000 RMB.”

“Never mind.” Xie Huilan put down the bowl lightly and said: “Xiao Dong, let’s go.”

The store owner did not stop them when they were about to leave. He had acquired this bowl from his hometown. But the ancestor of the person who sold this bowl to him was not some wealthy person in the olden days. The person who sold him this bowl was someone who collects waste products from the counties. He had gotten this bowl for 2,200 RMB from some village. Their hometown was famous for producing counterfeit antiques. There were many small factories there, and the store owner thought this bowl was also a counterfeit. He was only trying his luck to see if he could see this bowl for 50,000 RMB.

“Sister Xie, wait a while.” Dong Xuebing called Xie Huilan.

“Huh?” Xie Huilan turned around.

Dong Xuebing whispered to her softly: “That bowl is real. You should buy it now.”

Xie Huilan paused for a second and smiled: “Did you tell me you are not very sure? I think the bowl is not real. The color is too bright.”

“Sister Xie, just buy it. I will not lie to you.”

“Hahaha, nevermind. 50,000 RMB is too expensive.”

Dong Xuebing wants to return Xie Huilan favour and hope she will forget about the embarrassing incident. He smiled wearily when he sees Xie Huilan refusing to listen to him. He knew Xie Huilan have a strong personality and have her own views. Once she made a decision, she will stick to it and not listen to others. Dong Xuebing decided not to persuade her anymore. “…… If you don’t want to buy, then I will buy it.”

Xie Huilan looked at him: “You are confident?”

“Yes. I am very sure.”

Xie Huilan did not say anything and nodded.

Dong Xuebing firmly believes his judgment. Unless the person who made fake antiques could perfectly imitate even the interior of the porcelain. But no one would be so free to do that. He turned around and went back to the store and point to that bowl. “If you really want to sell, I will buy it for 40,000 RMB. That’s my highest offer. I do not have so much money with me.”

The store owner heard this and was overjoyed. “Ah…… 40,000 RMB is too little. 50,000 RMB is the lowest price.”

Dong Xuebing replied: “I said I do not have so much money. If you really can’t sell this bowl to me at 40,000 RMB, I will leave.”

The store owner quickly stopped Dong Xuebing from leaving. “45,000 RMB. How about 45,000 RMB?” Dong Xuebing turned, and the store owner immediately shout. “42,000! This is the lowest!”

Dong Xuebing hesitated for a while. “Fine. I will give you the money in a while.”

There is an ICBC bank next to the store, and Dong Xuebing does not need to fix appointment with the bank to withdraw 40,000 RMB. He returned with the cash very soon and complete the transaction.

The storeowner was overjoyed as he counted the money. He wrapped the bowl nicely and gave it to Dong Xuebing. “The value of this bowl will increase further in a few years. You should keep it.” The store owner said, but this was not his real thoughts. The fake products from his hometown were usually shipped to Beijing. Why? This was because Beijing people are stupid. Hehe, look at this young man. He still thought he had gotten a treasure. Does he really believe that real antiques are all over the place?

Dong Xuebing and Xie Huilan left with the bowl.

“Xiao Dong, shall we look for a place to check the authenticity of this bowl?” Xie Huilan asked with a smile. “Haha, to be honest, I still don’t believe that this Qing Dynasty Qian Long Emperor Dragon bowl is real.”

Dong Xuebing hesitates. “This……” He was afraid that Xie Huilan would be embarrassed if the bowl was proven to be real. That’s why he does not want to send it to the experts in front of her.

But Xie Huilan did not give Dong Xuebing the chance to reject as usual. “Let’s go to Rong Bao Zhai. It’s reputable. Ok?”

Dong Xuebing had no choice but to reply: “Yes.”

Rong Bao Zhai was quiet, and there were not many customers around. It might because it was still the Lunar New Year. Dong Xuebing looked around and saw someone who looks like an expert. He went over and asked: “Do you all buy Qing Dynasty Qian Long Emperor Dragon bowl here?” Xie Huilan was standing beside quietly.

That old man looked at Dong Xuebing: “It depends on the item. Do you have it with you?”

Dong Xuebing placed the small bowl carefully on the table.

The old man looked at the porcelain bowl and carefully pick it up. He examined it carefully and asked: “Young man, are you in a hurry? I need some time to examine it.”

Dong Xuebing turned and looked at Xie Huilan.

Xie Huilan smiled. “No. We are not in a hurry.”

Dong Xuebing was afraid Xie Huilan would be tired from standing, he pulled a chair over for her. “Have a seat first. I will buy you a bottle of water.”

“No need.” Xie Huilan sat down and laughed. “Bring a chair over for yourself too. Stop standing there like a fool.”

The old man took out a big magnifying glass and much other equipment. He took his time to examine the bowl and after 5 minutes, he took off his glasses and called a middle-aged man down from upstairs. After that, both of them considered and discussed about the bowl for more than 10 minutes.

Dong Xuebing felt it was okay for him to wait so long, but time for a Central Government leader was precious. He asked: “Are you all done?”

The old man and the middle-aged man looked at each other, and that old man said. “How much do you want to sell this?”

Dong Xuebing thought for a while: “1 million RMB.”

The middle-aged man shook his head. “It is too high. You won’t even get this amount at the auctions.”

The old man looked at Dong Xuebing. “This is a good piece, and it is well preserved. But it is definitely not worth 1 million. The highest I can offer is 600,000 RMB.”

Xie Huilan’s eyes narrowed and looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing was overjoyed. Hahaha, I’m right! It’s really from the ancient government kiln!

Dong Xuebing was only trying his luck when he said 1 million. He did not expect to sell the bowl at that price. Now, he knew this bowl is a real antique, he started to bargain. In the end, they finalized at 700,000 RMB. Dong Xuebing had not thought about making use of his power to sell this bowl at the auctions. After all, it was against the regulations for the owner of the product to interfere in auctions. It was coincident during the last auction when he sold his pearl necklace. It was Teacher Sun who used his own identification card to register for Dong Xuebing. After the auctions, he reprimanded Dong Xuebing for bidding on his own necklace. That’s why he was not allowed to do it again.

“Young man, how do you want us to pay you?”

“Cheque?”

“Ok. Please wait for a while.”

After getting the cheque, Dong Xuebing left Rong Bao Zhai in a good mood. But he remembered Xie Huilan was still beside him, and he quickly composed himself. “Sister Xie, let’s split the money. If you did not notice that bowl, I will also not buy it. The credit is all yours.” Dong Xuebing said. He also knew that Xie Huilan would not want his money.

Xie Huilan laughed: “Xiao Dong. I didn’t expect you to be so skillful. How long have you been collecting antiques?”

“Hah. I am only lucky.”

“Haha, stop flattering me. You bought that 42,000 RMB bowl without hesitation. You must be very confident that it is real. I am not as good as you.” Xie Huilan looked at Dong Xuebing and smiled. “I think I must bring you along when I want to shop at the antique markets in the future.”

Dong Xuebing thought in his heart. As long as you don’t bring up the incident with your stockings, I will go wherever you want me to go.

……

At 4pm, Dong Xuebing deposit that 700,000 RMB cheque into his bank account and was surprised at his current savings. 2 million! It’s 2 million RMB!

Dong Xuebing wiped the sweat off his forehead and happily called Qu Yunxuan. “Aunt Xuan, I bought a porcelain bowl at a bargain in Liulichang earlier.”

Qu Yunxuan was surprised: “Huh? You found a treasure again? Why are you so lucky?”

Dong Xuebing replied. “Hehe……. I made 700,000 RMB this time. We have 2 million in total now.”

Qu Yunxuan: “……”

“I think I should not keep so much money in my account. If my unit conducts checks on me…… I decided to transfer all my money to your account. In future, if I make any money, I will deposit into your account. You will manage my money for me. Just set up whatever company you want and make more money together. Ok?” Dong Xuebing was surprised that he was speaking like Xie Huilan unconsciously.

“You really make 700,000 RMB?

“Haha, you will know when you check your bank account later.”

“Idiot! You are so capable! I will be going back tomorrow. Let’s celebrate!”

“Huh? Will we be going back to the same cinema to celebrate?”

“Go to hell!”

Chapter 144 – Chief Xiao Dong protecting his staff!

The Lunar New Year’s holidays had ended, and today was the official first day at work.

“Good morning Chief Dong.”

“Chief Dong, Happy New Year.”

“Chief Dong, congratulations on your promotion.”

Everyone who saw Dong Xuebing greeted and smiled at him, regardless of whether they knew him or not. In the past, there were still some people who doubt Chief Xiao Dong’s ability. They felt it was ridiculous to claim that Chief Xiao Dong could solve any problems. But after the calligraphy incident and his promotion, no one dares to doubt him. Even those that dislike Dong Xuebing had to accept the fact that Dong Xuebing was very capable!

Dong Xuebing smiled and greeted everyone. He felt everyone’s attitude towards him had changed after he was promoted to Deputy Section Chief rank.

“Xiao Dong!” Someone shouted from the back.

Now, no one in the branch would call Dong Xuebing as Xiao Dong. Even General Affairs Office’s Chief Li Qing called him Chef Dong. Those who call Dong Xuebing as Xiao Dong were the Branch Bureau’s Deputy Chiefs and above. So, when Dong Xuebing heard someone calling Xiao Dong, he immediately turns back. He thought it was one of the Deputy Branch Bureau Chiefs. But when he saw the one calling him, his face changed. F**k. It’s only Chief Zhen’s secretary, Yan Lei!

Yan Lei walked over and said emotionlessly: “Xiao Dong, there’s a meeting later in the branch. Go and prepare the materials.”

Dong Xuebing cursed in his heart. He was now the same rank as Yan Lei. No, in terms of position, he had more authority than Yan Lei. How come he was acting like he was Dong Xuebing’s superior? You dare to order me around? Also, what’s with your attitude?!

“What materials?”

Yan Lei frowned: “Didn’t I had faxed the materials to General Affairs Office before Lunar New Year?”

“Really?” Dong Xuebing replied. “I will look for it in the office.”

Yan Lei’s face turned black. “The documents are Chief Zhen’s plans for this year! Chief Dong! Don’t blame me for not reminding you!”

Dong Xuebing cursed again in his heart. Damn! You are only making use of Chief Zhen’s name to force people to do your bidding. “Ok. I know.”

Yan Lei was furious with Dong Xuebing’s attitude. He was Chief Zhen’s secretary, and everyone in the branch speaks to him politely. But only Dong Xuebing treated him differently. The first time they met, Dong Xuebing had not given him any face. At the restaurant with Chief Jiang, Dong Xuebing had made a fool out of him. Yan Lei knew Dong Xuebing had done a lot for the branch, but everyone knew they had a grudge against each other. There was no reason for Yan Lei to treat Dong Xuebing respectfully. Even if Dong Xuebing were close to the branch’s leaders, he would not be as close to Chief Zhen as Yan Lei. With Zhen Anguo backing Yan Lei, Yan Lei felt a Deputy Section Chief was a nobody to him. So what if he was capable? I represent the branch bureau’s top leader. You have to listen to me!

“Oh, Brother Yan. Good morning.”

Yan Lei turned and smile.

Dong Xuebing ignored him and returned to the General Affairs Office.

After the encounter with Yan Lei, Dong Xuebing’s good mood was all gone. He was pissed. He hated Yan Lei more. Look at the former Chief Yan’s secretary, Brother Lui. He treated everyone with respect and seldom abuse his position. He was also close to the various departments’ leaders. Secretaries should behave like him. But look at Yan Lei. Petty, small-minded, putting on airs every now and then. Dong Xuebing wonders why Zhen Anguo picks Yan Lei as his secretary.

“Chief Dong, you are here.”

“Good morning Chief Dong.”

“Chief Dong, what’s wrong?”

Tan Limei, Chang Juan, Guo Panwei, and Old Yan greeted Dong Xuebing. There was a new staff in the office.

Dong Xuebing waved his hand and instructed them to prepare the materials for Yan Lei, before entering his room. He disliked Yan Lei, but he cannot ignore Chief Zhen. That’s why Dong Xuebing will not clash with Yan Lei in public and will still do whatever he was supposed to do.

After all the work in the morning was completed, Tan Limei knocked on the door and entered Dong Xuebing’s office.

“Chief Dong, thank you for helping Sun Zhuang.” Tan Limei said gratefully.

Dong Xuebing had called Xu Yan last night to request for Sun Zhuang’s transfer. Deputy Branch Bureau Chief Xu did not promise him anything. She only says she will help him ask around. But this morning, Sun Zhuang was asked to report to the Political Section. Xu Yan treated Dong Xuebing very well. Dong Xuebing’s mood became better and laughed. “Don’t mention it. Oh, there is a new staff transferred here?”

Tan Limei replied: “Yes. She is transferred here from the Political Section. Her name is Wang Xin. She passed her Civil servant entry exams last year.”

Dong Xuebing nodded. “Ok. Can you ask her to come in for a while?”

Tan Limei left and closed the door behind her. She cheerfully walked over to Wang Xin’s desk. “Chief Dong wants to see you.”

Wang Xin had average looks and had delicate features. When she heard that Chief Dong wants to meet her, she panicked. She was transferred to the General Affairs Office was because she had offended a Deputy Section Chief in the Political Section due to her clumsiness. She could not complete the tasks assigned to her on time and often made mistakes. Due to all these reasons, she was scolded by her leaders frequently and had a phobia of meeting leaders. She had heard a lot about Chief Xiao Dong and panicked. “Sister Tan, errr…… errr…… Do you know why Chief Dong wants to meet me?”

“I am not sure.”

“Did I do something wrong? Is Chief Dong going to reprimand me?”

Tan Limei laughed. “No. Chief Dong treats us very well. I have never seen him get angry and scold anyone of us. Hehe, you are lucky to be transferred here. Although the work here is busy, the working environment here is good. There is no other leader in the branch that treats us better than Chief Dong.”

Chang Juan, who was beside Wang Xin, laughed. “Xiao Tan is right. Xiao Wang, you better go in now. Don’t let Chief Dong wait.”

“Oh, oh… ok.” Wang Xin quickly walks over to Dong Xuebing’s office and knock on the door.

Dong Xuebing: “Come in.”

Wang Xin asked softly: “Chief Dong, you want to see me?”

Dong Xuebing laughed and nodded. He points to the sofa. “Sit. Sit down first.”

Wang Xin dares not sit down. But Dong Xuebing repeated himself, and she sat down cautiously. She was nervous as she was afraid of getting scolded again.

Dong Xuebing calmly asked: “You are Xiao Wang? Hehe, don’t be so scared. Who is the one who guides you this morning?”

Wang Xin replied softly: “It’s Sister Tan.”

“Ok. Xiao Tan’s performance is good. You should learn from her. Actually, the work in the General Affairs Office is simple. You only need to be meticulous, and you will be fine.” Dong Xuebing was speechless when he saw Wang Xin’s sweat rolling down her forehead. What’s there to be so nervous? “How is your typing speed? Do you know how to write scripts for speeches?”

Wang Xin replied softly: “My typing speed…… is not very fast. I have never written any scripts before…… I don’t know if……”

Dong Xuebing nodded. “It’s fine. You can learn. No one knows everything. Haha, you can ask Xiao Tan, Chang Juan or the rest if you need help. You can also come and ask me.” Dong Xuebing paused for a while and looked at the nervous Wang Xin. “Ok. If there is nothing else, you can go back to work. Feel free to look for me if you need help.”

Wang Xin was relieved. “Thank you for your concern. I…… I will go back to work now?”

“Ok.”

After leaving Dong Xuebing’s office, Wang Xin could feel her sweat on her back. She had heard how capable Chief Xiao Dong was. She never expects Dong Xuebing to be so friendly and did not act like a leader. This was quite surprising for Wang Xin. But she knows she cannot judge him just from this meeting. The Deputy Chief of the Political Section was also very friendly and approachable. But when she made a small mistake, he would stare and scold her. All leaders were like this.

Yan Lei suddenly barged into the General Affairs office.

Yan Lei saw Wang Xin and gave her a few pieces of A4 paper. “Type all these into a word document. I will come and get it later. It’s urgent.”

Wang Xin quickly replied: “Yes, Secretary Yan.”

Tan Limei, Chang Juan, and the rest pretended not to see Yan Lei. They knew Chief Xiao Dong was not on good terms with Secretary Yan.

After Yan Lei left, Wang Xin started typing carefully. She even checked the dictionary for some characters to be sure.

After a while, Yan Lei returned. He walked over to Wang Xin: “Is the document ready? Give it to me now.”

Wang Xin panicked. “…… it’s not ready yet. I will finish it in 10 minutes.”

Yan Lei heard this and frowned. “Why is it not ready? How long has it been? Didn’t I tell you that I need this urgently?”

Wang Xin looked down timidly. She knows she was in trouble and was frightened. “Secretary Yan, I’m sorry. I…… I did not know you need it so urgently. I……” She knew who Secretary Yan was. He was Chief Zhen’s trusted aide and was someone she could not offend.

Yan Lei stared at her. “You are still finding excuses?! Are you deaf?! Didn’t I tell you to hurry up just now? Do I still need to tell you what time I will be coming back to collect it?” Yan Lei was pissed when he came to the General Affairs Office previous. This time, he exploded!

Wang Xin felt accused. If Yan Lei had told her that he will be collecting the document in 5 minutes, she would have asked Tan Limei for help. Her typing speed was not fast. Her eyes turned red, bite her lips, and started sobbing. She had entered the branch for several months and was almost scolded every day. She could not hold back her tears any longer.

Tan Limei was shocked and quickly go over. “Secretary Yan. I will help you type the document now.”

Yan Lei looked at Wang Xin and scolded: “You can’t even complete a simple task! Cry?! Is this the General Affairs Office’s efficiency?!”

Wang Xin covered her mouth and cried even louder.

Dong Xuebing heard the commotion outside and knew what was going on. He was furious. Yan Lei dares to shout in his turf? He totally has no respect for Dong Xuebing! What is he trying to do? Slapping me in the face? Scolding me indirectly? Dong Xuebing opened the door and stormed out. “Why are you shouting here?! What’s wrong with the General Affairs Office? Ah? What’s wrong with our efficiency?!”

It was tense. Tan Limei, Chang Juan, and the rest held their breath.

Yan Lei looked at Dong Xuebing coldly: “What do you think? The document I want is still half finish after 5 minutes! Are you going to be responsible if Chief Zhen asks?”

F**k you! Other than making use of Chief Zhen’s name, what else do you know?

Dong Xuebing was pissed. Yan Lei had come to his office to create trouble, and this was slapping Dong Xuebing in his face and a challenge to his authority. Dong Xuebing will not tolerate this. Fine. Since you started this, I will not give you any look! He points at Yan Lei in his nose: “Then I will ask you now! Why didn’t you tell us exactly when you need this document?! Ah? You did not make yourself clear, and you want to blame Wang Xin? Are you here purposely to create trouble? This is your problem, not ours!”

Yan Lei’s face turned white from his anger. “You should find out what’s going on first! All of you should reflect on yourselves for your incapability! Now, you still dare to claim that I am here to create trouble? Chief Dong! You better watch your words!”

Dong Xuebing stared at Yan Lei. “This is the way I speak! You better not raise your voice at me here! Can’t you see the rest of them are working? Do you know what this place is? The General Affairs Office! We are providing support to the various departments in the branch! You are affecting the rest now! If they make any mistakes, are you going to be responsible?!”

Yan Lei was furious: “It’s your people that…….”

Dong Xuebing banged on the table: “I know how to manage my people! It is not up to you to lecture them!”

“Fine! Fine! I finally see the working attitude of the General Affairs Office!” Yan Lei turned and stormed out of the office.

Motherf**ker! Who the f**k do you think you are?! Dong Xuebing wanted to stay low, but these people just can’t leave him alone. Now, Dong Xuebing couldn’t care less. He had dared to go against and talk back to Zhou Guoan, the former Branch Bureau Chief. This was nothing. So what if you are the Branch Bureau Chief’s secretary? You think you can do whatever you want here? You want to lecture my people? It’s not up to you to discipline my staff! In the General Affairs Office, I am the leader! You are only holding the Deputy Section Chief rank. You do not have any position nor in charge of any department…… what right do you have to order people around?”

Of course, Dong Xuebing was furious was not because of himself only. There was one more reason. Dong Xuebing was overprotective of his people.

Dong Xuebing felt that leaders can look so grand was because of their subordinates. When they were outside, the subordinates will help the leaders carry their briefcases. In the workplace, they will help the leaders prepare hot tea. During festivals, the subordinates will give gifts to the leaders. In the General Affairs Office, the staff members had given Dong Xuebing face. During Lunar New Year, Tan Limei, Guo Panwei, and the rest had given Dong Xuebing face by going to his place to help him. His mother was overjoyed when she met them. Dong Xuebing was someone who would treat others the same way as they treated him. That’s why Dong Xuebing makes sure he takes care of his staff. He was furious when he saw Wang Xin crying because of Yan Lei.

Wang Xin was stunned by Dong Xuebing’s words.

Everyone knew who Yan Lei was. He was the Branch Bureau Chief’s trusted secretary! But Chief Xiao Dong banged the table in from of him because of a newly joined staff member. This……. This…… Wang Xin’s tears started flowing again. “Sob…… Chief Dong. I…… caused trouble for you…… Sob…… Please punish me!”

Dong Xuebing looked at her and comfort her. “Stop crying. Hmph! Some people just think they are somebody and goes around abusing his authority. Xiao Wang, you are not at fault. You are slow at typing is also not your fault. You have just been transferred over, and you are still not familiar with the work here. No one will blame you. Do you hear me? Stop crying and wipe your tears.”

Wang Xin cried even louder after Chief Dong comforts her.

Dong Xuebing let out a ‘huh’ and said: “Xiao Tan, you go and comfort her. Sister Chang, help her type out the document. We must not cause any delay to Chief Zhen.” After saying all these, Dong Xuebing returned to his office.

Tan Limei passed a piece of tissue to Wang Xin. “What did I say earlier? Chief Dong treats us well, right? Hehe, do you know about the meeting document incident when Chief Zhou was still around? Although we were framed by someone, Sister Chang and I were in-charge of preparing the documents. When Chief Zhou wanted to pursue the matter, Chief Dong shouldered all the responsibility and claims to be the one who prepared the meeting materials. Sister Chang and I were so moved, and we cried.”

Wang Xin believed what Tan Limei said was true. She nodded while wiping her tears. She had never met such a good leader before. “But…… But I had caused trouble for Chief Dong. Secretary Yan will……”

Chang Juan walked over with Yan Lei’s document and laughed. “This is only a small issue to Chief Dong.”

Guo Panwei also laughed. “That’s right. We shall wait and see how Yan Lei get into trouble.” Everything that happened in the past was enough to prove that it will not end up well with those who offended Chief Xiao Dong.

Noon. News of the clash between Chief Xiao Dong and Secretary Yan spread throughout the branch.

On one side, it was the newly promoted Chief Xiao Dong. On the other hand, it was the blue-eyed boy, Branch Bureau Chief’s secretary. Everyone thought both had clashed over some important matters. But when they found out the reason behind the argument, they were speechless.

An argument over such a trivial matter???

Under normal circumstances, it’s not a big deal for Secretary Yan to lecture a staff member. After all, he was working for Chief Zhen. Other leaders will pretend not to see even if they were unhappy with Secretary Yan. They still have to give the branch Chief face. They would not want to fall out with Secretary Yan over this small issue.

But of course. These were other leaders.

Everyone in the Western District Branch Bureau knows Chief Xiao Dong was not an ordinary person!

Chapter 145 – Provincial Exchange learning program place!

Lunchtime.

Dong Xuebing had just stepped out of his office to go to the cafeteria when he heard the news of the Provincial Exchange learning program being brought forward to February. This time, their bureau will be going to Zhejiang Province, and there were only 10 places. Actually, exchange program was all bullshit. It’s actually an excuse to go on holiday. The Western District Branch Bureau will organize this program annually. Because the State Security was a specialized agency, they could not go overseas like other government agencies. They could only pick other provinces.

“Sister Chang.” Dong Xuebing called Chang Juan. “How were the spots assign last year? Our General Affairs Office gets to participate?”

Chang Juan thought for a while and replied. “We have not participated before. Those who get the spots were leaders, someone who had significant contributions to the branch, or……” Chang Juan’s voice became softer. “…… someone with connections or backgrounds. Err…… Chief Dong, maybe you might get a spot this year.” Who else in the branch had more contributions than Dong Xuebing this year? Connections? Chief Xiao Dong is close to all the leaders. Rank? Chief Xiao Dong is also now Deputy Section Chief rank. That’s why Chang Juan felt Dong Xuebing would surely qualify to get a place.

Dong Xuebing also felt the same way. But when he thought about his argument with Yan Lei, he was not that confident.

After Lunch.

Dong Xuebing went to Deputy Branch Bureau Xu Yan’s office. “Chief Xu, I am here to admit my mistake.”

Xu Yan, who was at her desk, replied without even looking up. “Your mistake? What can you do wrong?”

Dong Xuebing could sense Xu Yan was angry. He cleared his throat and replied. “Chief Xu. It’s like this. Secretary Xu had come to the General Affairs Office this morning and instructed a new girl to do some work. He did not say when he need the task to be completed and just gave Xiao Wang a document for her to type. But after 5 minutes, he returned and saw the task was not completed. He started creating a scene in the General Affairs Office and even made our new staff member cry. The words he used were indirectly scolding you and me. I do not understand why the General Affairs Department staffs have to be disciplined by him.”

Xu Yan raised her head and looked at him. “This is called admitting your mistake?”

“Errr…… I am at fault too. I admit that I should not be rush and clashed with him.”

Xu Yan put down her pen and looked at Dong Xuebing: “What did I say during the previous time when you fight with Secretary Yan? Don’t you understand the meaning of staying low? You just got your promotion, and now you got into trouble again. When are you going to change that foul temper of yours? Ah?”

Dong Xuebing smiled embarrassedly and helped Xu Yan pour a glass of water. “Yes, Mdm. You are right.”

Xu Yan knocked on her desk. “Is it that hard to get along with Secretary Yan? Even if you are unhappy with him, you should still give him face.” It’s because he was Dong Xuebing. If not, Xu Yan would not say so much.

Dong Xuebing felt being wrongly accused. “Chief Xu, I am not finding excuses. The fact is I also wanted to get along well with Secretary Yan. But this morning, when I am on my way to work, he came over and act like he is my leader, ordering me to do things. I can’t find words to describe his attitude. What did I do? I gave in and tolerated him. But he went to my office and started to shout at my subordinates. He is the one who did not give clear instructions. How can I let him do what he wants in my office? He is the one who did not give me face and wanted to find fault with me!”

Xu Yan stared him Dong Xuebing. “You are full of reasons!”

Dong Xuebing was groomed by Xu Yan and had helped Xu Yan complete many difficult tasks in return. He had made the General Affairs Department proud. Xu Yan trusted Dong Xuebing fully. What about Yan Lei? He was newly transferred to the branch and had no results at all. Furthermore, he clashed with Xiao Dong several times. It does not matter who was the right or wrong. Xu Yan already has a terrible impression of Yan Lei. Xiao Dong was young and immature. He was impulsive and rash. But Xiao Dong was capable. He could solve problems for the leaders. What about Yan Lei? No capabilities and immature. Everyone has biases. Xu Yan felt Yan Lei was too much in this incident. He was not suitable to be the leader’s secretary. He would offend all other leaders and will make his life difficult. No one would work with Yan Lei, and it will be difficult for Chief Zhen to lead the branch.

But Xu Yan still wanted to teach Dong Xuebing a lesson. “Stop talking about others. Why everyone else can get along well with Secretary Yan except for you? The problem lies in you too!”

“…… Yes. You are right.”

During the Branch’s Party Committee Meeting, Xu Yan had gone over to Zhen Anguo’s side. This was also Xiao Dong’s credit. During the calligraphy incident, Dong Xuebing had brought Xu Yan and Zhen Anguo closer to each other. This was also the reason why Xu Yan does not want to see Dong Xuebing fall out with Yan Lei. Dong Xuebing was her trusted aide, and Yan Lei was Chief Zhen’s, right-hand man. If they grudge between them was too big, both leaders will feel embarrassed. Just the incident in the morning was too hard for the leaders to accept. It’s unbecoming for them to bang tables and fight in front of the staff members.

“Think before you act in the future. Don’t be hot-headed and do whatever you like. You will regret if you are punished for this morning’s incident.” Xu Yan reached over and took a sip of the tea poured by Dong Xuebing. “Go back and reflect on your actions.”

Dong Xuebing was feeling uneasy. “Chief Xu, will Chief Zhen have a bad impression of me?”

Xu Yan replied: “You finally thought about this now? What were you thinking earlier? Chief Zhen’s secretary had clashed with you twice. You tell me, will he have a good impression of you?”

At the same time.

Yan Lei was in Zhen Anguo’s office.

“Chief Zhen. The General Affairs Office is too uncooperative. If this carries on, it will be hard for me to do my work.”

Zhen Anguo looked at Yan Lei: “What happened?” Zhen Guoan was newly transferred over and held the highest rank in the branch. That’s why he did not receive the news as fast as Xu Yan.

Yan Lei knew Zhen Anguo does not like to hear all these small matters. But he was too furious. “It’s that Chief Dong. Yes. I got to admit that he is capable and has outstanding results. But he has no respect for you and had ignored me. Earlier, I had asked staff at the General Affairs Office to type a document. They are too slow and could not even complete typing a simple document in half a day. I got mad and scolded that staff member. That Dong Xuebing suddenly came out of his office and started arguing with me. He says that this is the way they work, and I have no right to scold his people. He is unreasonable!”

Zhen Anguo frowned.

Yan Lei continued. “Chief Zhen, when have you seen me lose my temper? But that Dong Xuebing was too much. He does not have any respect for others just because he had achieved some results!”

“Are you telling the truth?”

“Yes. Many people saw what happened.”

This was the job of a secretary. A secretary might not be able to do his or her job well, but when it comes to creating trouble for someone else, it would be a piece of cake for them.

Zhen Anguo was a good leader. But no matter how good he was, he still has biases. Yan Lei also did not tell him the truth, and Zhen Anguo felt Dong Xuebing was too much. Yan Lei had worked for Zhen Anguo for years, and he had never seen Yan Lei losing his temper before. He thought Xiao Dong must have said something that pissed Yan Lei.

This Xiao Dong was too immature!

Zhen Anguo shook his head. He did not think too much this, as he still like Dong Xuebing’s capabilities. If not, he will also not support Xu Yan’s proposal to promote Dong Xuebing to Deputy Section Chief. Yan Lei told him this incident did not affect Zhen Anguo’s impression of Dong Xuebing much. Everyone has flaws. Young and impulsive? Just give him some punishments, and he will change for the better. Zhen Anguo also knew that Dong Xuebing had just started work, and that’s why he was rash and inexperience. He did not consider the impact of his actions. Zhen Anguo thought for a while and made up his mind in his heart.

……

Dong Xuebing was worried that he would leave a bad impression with Zhen Anguo. After leaving Xu Yan’s office, he went to Chief Zhen’s office.

Knock, knock. Dong Xuebing knocked on the door.

“Come in.”

Dong Xuebing entered the office with a sad face. “Chief Zhen. I am here to admit my wrong.”

Yan Lei was also in the office. He was sorting the documents for Zhen Anguo. When he saw Dong Xuebing, he sneered.

Zhen Anguo did not ask Dong Xuebing to sit down and ignored him. He took a look at Dong Xuebing and continued with his work.

When Dong Xuebing was at Xu Yan’s office earlier, she was also writing something. That was because she treated Dong Xuebing as her own people. But Zhen Anguo was purposely making things difficult for Dong Xuebing now. Dong Xuebing was furious and looked at Yan Lei. It was not hard to guess. This bastard must have complained to Chief Zhen and most likely exaggerated the story. If not, Chief Zhen would not treat someone who had to help him greatly like this!

Yan Lei! This is not the end between us!

Dong Xuebing could only stand there and wait.

About 5 to 6 minutes later, Zhen Anguo lifted his head. “Xiao Dong. What is it?”

Yan Lei was standing by the side, looking at Dong Xuebing.

Dong Xuebing gritted his teeth. “Chief Zhen, I apologized for what happened between Secretary Yan and me earlier. I was too rash.” He did not know what Yan Lei said to Zhen Anguo. But Dong Xuebing could not give any explanation and could only apologize, even though he felt he had done nothing wrong.

Zhen Anguo nodded. “I think both of you are in the wrong. You all are colleagues, and if there are problems at work, you all should settle amicably.”

Dong Xuebing replied. “Yes. You are right.”

Zhen Anguo said. “Ok. Go back to work.”

Dong Xuebing hesitated for a while and left. He thought the matter was over. But before the end of the day, Dong Xuebing received a piece of terrible news.

The “Exchange learning program” name list was released. Dong Xuebing was not on the list. Dong Xuebing was not very surprised by this. After all, he and Yan Lei had fought. So, it’s normal for him to be left out. But the next moment, Dong Xuebing heard that Yan Lei was included as one of the participants!

Motherf**ker!!!

Dong Xuebing was furious. He banged his table in anger and went upstairs to look for Xu Yan in her office.

“Chief Xu, what does Chief Zhen mean by this?” Dong Xuebing did not beat around the bush. “He is doing this on purpose by not letting me go on this holiday. Even if this was because of the incident between Yan Lei and me, why is Yan Lei included? I am not the only one in the wrong this morning. I can’t be hiding in my office when Yan Lei is scolding me indirectly. This is not right! I will be in the wrong if I hide in my office when Yan Lei is scolding my people! He has no respect for me! What he did is not wrong? Chief Xu, I don’t mind being included in the list, but Yan Lei should not be included too. Why did Chief Zhen allow him to participate and not me? If you want to punish me by leaving me out, then Yan Lei should also not be included!”

Xu Yan looked at Dong Xuebing: “Sit down first.”

Dong Xuebing sat on the sofa panting. “Chief Xu, am I wrong for saying these?!”

If this were another incident, Xu Yan would surely reprimand Dong Xuebing. But she could not scold him now. When she heard Yan Lei was included as one of the participants, she frowned. She also felt Chief Zhen was too bias. Chief Zhen would not put in Yan Lei’s name, and all the participants were selected by the Party Committee. But Chief Zhen had the final say, and this was the problem.

Secretary Yan and Xiao Dong had just got into a conflict, and both should be punished. Xu Yan also felt Secretary Yan was being too much and should receive harsher punishment than Xiao Dong. But Chief Zhen did not punish Yan Lei and rewarded him instead. In this end, Dong Xuebing was the only one who got punished. Anyone in Dong Xuebing’s shoes would be furious!

Xu Yan felt Chief Zhen should not be so unreasonable. Why did he do this?

“Xiao Dong, did Yan Lei say anything to Chief Zhen?”

Dong Xuebing replied angrily: “He must have left out the part that he was shouting in my office and making my staff cry when he told Chief Zhen. I think he did not tell Chief Zhen the truth. When I went to look for Chief Zhen, Chief Zhen made me stand there for 5 to 6 minutes.”

Xu Yan frowned. This Yan Lei dares to play such tricks?!

“Chief Xu, I will go and look for Chief Zhen now! I want to explain it to him and let him be the judge!”

“Come back here!” Xu Yan stopped him. “This is already confirmed, and it’s useless no matter how you explain. Forget about this incident, and we will discuss this another time.”

Dong Xuebing was still mad. “Let him off like this? Chief Xu, don’t you think this is too much? You should also know about my contributions to the Branch over the past few months. I just want to ask, what had Yan Lei did to be included? Does he have any results? None! He only knows how to abuse his authority under Chief Zhen’s name! Now, he is allowed to go for this holiday, and I am left out? What would others think? Chief Zhen is too biased.”

Xu Yan also felt that Chief Zhen had only listened to one side of the story. But she could not say this. “Chief Zhen was the one who gave the approval for your promotion. What else do you want?”

Dong Xuebing was too angry and did not hold back his words: “My Deputy Section Chief rank is given by you. All Chief Zhen did was just nod. If it weren’t for you and Secretary Song helping me, I would not get my promotion even in 3 years. I only know you treated me well and not others.”

“Rubbish!” Xu Yan scolded, but she felt good. She and Song Shoujie had pushed for Dong Xuebing’s promotion. “Don’t be so calculative. Didn’t you just go to Zhejiang Province recently?”

Dong Xuebing replied angrily: “Going for a holiday myself is different from getting permission from the bureau to go for a holiday.”

Xu Yan gave Dong Xuebing a stare: “It’s exchange program! It’s not a holiday!”

“Yes. It’s exchange program. Those that are selected are the ones trusted by the bureau. How can someone without any contributions be selected, and someone like me, who had made significant contributions to the bureau, be left out? I am not trusted by the Bureau? Chief Xu, this is too disappointing!” Dong Xuebing was overcome by his anger. Zhen Anguo’s punishment to him was too harsh. A few days ago, he still thinks Chief Zhen was a nice person. But with Yan Lei sowing discontent, he hated him now.

Ring, ring, ring. The phone on the desk rang. Xu Yan waved her hand. “Ok. Just put aside this matter for the time being and go back to work.”

Dong Xuebing knew that after the list was confirmed by the Branch Bureau Chief, there will not be anymore changed. Xu Yan still has other matters to attend, and he left her office.

Xu Yan answered the phone. “Hello?”

“Chief Xu……” It was the guardhouse guard calling. “There is something I need to report to you. There are a few students outside our main gate blocking the entrance. They seem to be waiting for someone and are affecting people from entering and exiting the branch. I asked them to leave, but they ignored me.”

“Do they know what place this is?”

“I don’t think so.”

“Give a call to Director Li Qing and ask him to settle this!”

After hanging up, Xu Yan thought for a while before calling Zhen Anguo’s office. “Hello, Chief Zhen? I would like to speak to you about the Exchange program’s name list.”

Zhen Anguo replied: “Oh, what is it?”

Xu Yan paused for a while and said: “I think Chief Xiao Dong had made significant contributions for our branch. Shouldn’t someone like him be included in this program? We should not disappoint our staff! Chief Zhen, if there are no more spots left on the list, I don’t mind giving Xiao Dong my spot.” If it were someone else, Xu Yan would not bother to make this call. This is the government agency, and you must follow the orders of the higher-ups. But this concern Dong Xuebing and Xu Yan had to help.

Zhen Anguo was shocked to hear this. This Xu Yan treats Xiao Dong too well.

Zhen Anguo also has high hopes for Xiao Dong. If not, he would not punish him like this. He could have given a harsher punishment for banging table without reason at Yan Lei. “Chief Xu, Xiao Dong’s name was included in the initial list. But after some considerations, I took his name out. I know Xiao Dong is capable, but much other staff also wanted to participate in this program. Also, if there are any problems in the backend, someone had to solve it. Xiao Dong is capable and should do more. I think it would be best to let Xiao Dong remain in the bureau. He can settle any problems that arise in the backend.”

Xu Yan frowned when she heard this. The more capable you are, the more you should not be rewarded? People like Yan Lei, who had not made any contributions, should be rewarded? Capability and contributions should be rewarded! How can Xiao Dong do more just because he is capable?

Chief Zhen continued. “You should have heard about the incident in the morning. Xiao Dong is still too young and impulsive. This is a good chance to let him know that he should not bang tables at his colleagues.” This was the real reason why Chief Zhen did this. He wanted to nurture and discipline Dong Xuebing.

After putting down the phone, Xu Yan’s turned black. It takes two hands to clap. If Xiao Dong was immature, then Yan Lei is considered matured? He had scolded Xiao Dong’s staff in Xiao Dong’s office and is not regarded as impulsive? The one who is supposed to be included in the program is left out, and the one who is not supposed to be included will be going? Xu Yan was furious too. She thought even if Chief Zhen were biased towards Yan Lei, he would not do this. It must be Yan Lei who played some dirty tricks! Secretaries are the leaders’ mouthpiece and listening post. Yan Lei had twisted the facts for his own benefits!

……

Dong Xuebing stormed back to the ground floor and saw Yan Lei speaking to a few people.

“Brother Yan, congratulations.”

“Brother Yan, I heard the scenery at Zhejiang is beautiful. I didn’t have the chance to go there even once.”

“Secretary Yan, not anyone can participate in this annual exchange program.”

Yan Lei was smiling brightly: “It’s all because of the leaders thinking so highly of me.” Yan lei’s girlfriend is from Zhejiang province. Chief Zhen had wanted to omit Yan Lei’s name initially because of the incident between him and Dong Xuebing. But Yan Lei pleaded with him and told him about his girlfriend’s complains. In the end, Chief Zhen pitied him and included his name.

The group saw Dong Xuebing and looked at him with evil intentions.

Yan Lei was in a good mood as Chief Zhen had helped him get back at Dong Xuebing and removed Dong Xuebing’s name from the list. He had a smirk on his face as he looked at Dong Xuebing. Although he did not say a word, the smile on his face said everything!

Motherf**ker!

Dong Xuebing was infuriated!

Chapter 146 – Another Fire!

The next day.

Dong Xuebing felt everyone was giving him weird looks when he arrived at the Western District Branch. Some people who were closer to Yan Lei were laughing at him. Everyone in the branch knew he was not selected for the exchange program despite his outstanding results. Instead, Dong Xuebing’s enemy, Yan Lei, who had no results at all was selected. It was apparent that Chief Zhen was punishing Chief Xiao Dong. Some people were laughing at him, and some people felt unjust for Chief Xiao Dong. Everyone in the bureau was discussing this.

Dong Xuebing was pissed as he entered the General Affairs Office.

“Chief Dong!” The newly transferred staff, Wang Xin, stood up. Her eyes were all red. “It’s all my fault. I……. I……”

Dong Xuebing calmed himself down and said gently. “It’s not your fault. Just focus on your work.”

“Chief Dong, I’m sorry. I will not create any problems for you in the future.” Wang Xin was feeling very guilty. If Chief Xiao Dong had not helped her, he would definitely be included in the exchange program. He would not be punished by Chief Zhen. She thought about the incident the whole night and felt it was all her fault.

Tan Limei said angrily: “The higher-ups are unreasonable. Yan Lei was the one who came here to create trouble, but he is selected to go for the holiday.”

Chang Juan added: “It’s too unfair! Chief Dong had so many contributions to the branch! How many problems have Chief Dong solved for the branch? Now, Chief Dong had solved all the problems, and the higher-ups just kick him aside, pretending not to see his past contributions? They cannot do as they please!”

Old Yan frowned and sighed. “This is really unfair.”

Everyone in the General Affairs Office was pissed.

By making this decision, Chief Zhen was indirectly punishing the General Affairs Office! He was telling everyone that the General Affairs Office is inefficient and did not provide the required administrative support for his secretary! All the staff in the office were wrongly accused! How can they provide the necessary support when Yan Lei did not say when he wanted that document?! He was the one who was being unreasonable and started scolding and shouting in the office! What’s wrong with Chief Dong shouting back at him? Just because Yan Lei was the Branch Bureau Chief’s secretary and he gets special privileges? He can be unreasonable? The ones in the General Affairs Office had witnessed the whole incident. Zhen Anguo, Xu Yan and the rest of the people in the branch had only heard about the incident from someone else. Chief Xiao Dong might be in the wrong, but Yan Lei was the one who started this.

Dong Xuebing knew how everyone feels. But as the leader, he cannot allow his staff to say such things. “Alright. The name list is already confirmed. Let’s not talk about this anymore. Get back to work.” The ‘number one’ of the branch had already decided, and Dong Xuebing could not change anything.

Yan Lei! This f**king bastard!

Dong Xuebing threw his briefcase on the table and stared at his monitor.

Ring, ring, ring. The phone rang. Dong Xuebing reached over and answered. “Hello.”

“Chief Dong, do you know that there is some trouble at the entrance?” It was Director Li Qing who called. “There is a group of students outside. They were also here yesterday evening and stood at the entrance looking inside. Chief Xu had asked me to chase them away, but they were gone before I reached. They are here again, and I heard they are looking for female staff with long hair. They want to get to know that staff……. What nonsense.”

These students are too daring. Going to the State Security to get to know girls?

When Dong Xuebing was still a student, he had seen many incidents like this before. But this was the first time he saw students coming to wait for a girl outside a government agency. “You want me, to……”

Li Qing also knew that Chief Xiao Dong was in a bad mood. “Ask Guo Panwei to wait for me downstairs.”

Dong Xuebing was not in the mood to work. Chief Zhen’s decision had disappointed him greatly. He acknowledged and called Guo Panwei to go downstairs. He checked his outstanding work and went to the toilet to have a smoke. He did not go upstairs to look for the leaders today. He was still pissed and did not want to do any work today. In the toilet, he lit a cigarette and coughed while smoking. At the same time, he was looking at the branch’s entrance through the toilet’s windows.

There were a few students outside the main gate. He could not see their features, but he recognized their uniforms. They were from No.15 Middle School, Shi Da Fu Middle School, and No. 4 Middle School. Dong Xuebing wonders why these students from different schools were mixing together and had come to a government agency to wait for a girl.

After a while, Li Qing and Guo Panwei walked towards the entrance.

“Do you know what this place is?” Li Qing said sternly. “This is a government agency! Why are you all standing here?!”

A boy laughed and said: “So what? It is not against the law for us to stand outside.”

Guo Panwei shouted: “It is against the law! This place belongs to State Security! Hurry up and leave!” Although the Western District Branch Bureau did not have any signage, it’s an open secret that this place belongs to the State Security.

A boy from No. 15 Middle School said: “Oh, State Security? Hehe, Liu Kong, that girl you like is from the State Security.”

“Wow, it’s a good department. Hey, can you help me call that pretty sister out? She has long hair, big eyes, and thin lips.”

“There is no such person! Hurry up and go back to your schools!”

“Stop lying. I saw her in the compound yesterday.”

“Anyway, she will surely come out when she finishes work. Let’s just wait here.”

Li Qing patiently persuades these boys to leave. But these boys were stubborn and refused. Li Qing does not want to waste any more time with them and reported the situation to the higher-ups. Most of the staff members were looking out of their windows to look at the situation outside. They had noticed these students yesterday. This was not the first time such incident happening at the branch. In the past, people outside will leave after the people from the General Affairs Department went to speak to them.

Zhen Anguo shook his head after he received Li Qing’s report. He called Public Security Sixth Bureau to ask them to settle this.

A few moments later, 5 to 6 police officers arrived in their uniforms.

The leader of the officers pointed at the students: “You all dare to block the entrance of the State Security? Hurry up and leave, or you all will have to bear the consequences!”

The students were stunned when they saw the officers taking out their handcuffs. All of them turned and looked at a good-looking student. This student had been keeping quiet earlier and should be the leader. He glanced at the officers and said: “So what if you all have handcuffs? We stand wherever we want, and we are also not bothering anyone. Why? You all want to arrest us?”

The rest of the students joined in: “That’s right! We have not committed any crimes!”

“What’s wrong with us standing by the streets? Even if you all are from the State Security, you all also cannot stop us.”

The officers from the Public Security Sixth Bureau saw these students behaving so arrogantly and got mad. “I am asking you all to leave now!”

“We will not leave! What can you all do?!”

“That’s right! We will not leave until we see that pretty sister!” The rest of the students joined in.

The leader of the officers shouted: “Fine. You all are asking for it!” He turned to his men and said: “Cuff them!”

The Shi Da student shouts: “You all dare to arrest us?!”

Another student shouted: “Damn! Try to arrest us! I will make sure you all regret it!”

The officers from the Public Security Sixth Bureau did not care and ran forward to handcuff them. After a while, all 6 students were handcuffed and locked in a room behind the guardhouse. Once the students were in the place, they were handcuffed to a metal pipe. There were no lockups or holding cells in the Branch Bureau. This room was a storeroom to store water bottles and other miscellaneous items.

The leader of the officers looked at the students: “You all don’t want to leave, right? Fine! You all can stay here all you want!”

The students started cursing and swearing: “F**k! Release us now!”

“This is illegal confinement!”

The officers from the Public Security Sixth Bureau ignored them and returned back to the bureau.

The officers from the Public Security Sixth Bureau did not really want to arrest the students. They were only scaring the students. These arrogant students were a nuisance to others by standing outside the branch’s entrance. When these students were scared, they will be released. This way, the officers would be able to answer to Chief Zhen.

But no one expected this arrest…… caused a huge uproar!

A few minutes later.

The phone in Chief Zhen’s office rang.

Yan Lei answered the call, and his face changed. He quickly passes the phone to Zhen Anguo.

It was Chief Jiang from the City Bureau. “Chief Zhen, the leaders in the western district branch have just been replaced and what the branch needs is stability! Stability! Can you all stop creating trouble for me?! They are just kids! If there a need for you all to handcuff them? Release them immediately!”

Zhen Anguo was stunned. “……. Are you talking about the few students blocking our branch?”

Zhen Anguo felt there was nothing wrong with the way he handled the situation. This was different from the incident with Chief Jiang’s nephew. Chief Jiang also understands this and replied: “A leader from the Ministry of Land and Resources had called me. One of the students is that leader’s nephew!”

Zhen Anguo realized what was happening. “Yes…… I will release them immediately!” If the students were from ordinary households, it’s okay. But if it’s the relatives of a Central Government leader, this has to be handled differently. He has to release them immediately, as this would affect many people. If this dragged on, it would be more serious. After hanging up, Zhen Anguo shouted to Yan Lei. “Go to the Sixth Bureau and tell them to release the students immediately! One of those kids is the relative of a Central Government leader!”

Yan Lei jumped and ran out of the office.

Ring, ring, ring. The phone rang again. Zhen Anguo frowned and answered. “Hello?”

“I am calling from the City’s Ministry of Finance. I heard that your branch had arrested my son? Ah? What crime has my son committed? Why did you arrest him?” For someone who dares to say he is calling from the City’s Ministry of Finance, he must be holding a high rank. This person should be at least the Deputy Chief or one of the department heads!

At the other end.

Xu Yan received a call from her former Party School’s classmate.

“Chief Xu. I am Old Liu from the Audit Office. Why did your branch arrest, my nephew? I heard he was even handcuffed! He is only a kid. Even if he did something wrong, there is no need to arrest him like this.”

At the same time.

Political Commissar Cheng Haimei received a call from an old friend of hers.

“Sister Cheng. I heard the Western District Branch had arrested the youngest son of our Party Secretary. That group of kids has strong backings. You better release them and don’t blow up the matter! My Party Secretary’s son is still fine. I am quite close to him……. That’s all I can tell you! You better release them before it’s too late!”

Phone calls started coming in, and everyone in the branch panicked.

Dong Xuebing, who was smoking and watching from the toilet window, sense something was not right. The officers from the Sixth Bureau ran back to the room behind the guardhouse. Dong Xuebing wondered what happened when someone entered the toilet. Dong Xuebing looked at the person, and it was someone from the Political Section. He offered a cigarette to him and asked: “Did something happened?”

“Oh. Thank you, Chief Dong.” That man received the cigarette and smiled wearily. “It was an unlucky year for our branch last year. But luckily, you are around, and we managed to escape unscathed. I thought this year would be better. But……. We got into trouble again. Those students outside by the entrance have strong family backgrounds. They are either relative of some bureau chief or son of some Deputy Sub-provincial leader. Sighed…… My Deputy Chief is still monitoring the situation outside by his window. If this incident is not handled properly, the branch will be in deep trouble.”

Dong Xuebing was speechless. He turned and look at the small room through the toilet windows. Arrested the wrong person again?

The officers from the Sixth Bureau had entered the room.

The leader of the officers was relieved that he had not hit those students. If not, he would be in deeper trouble. He looked at the students. “Alright. All of you can go back now.” He turned to the other officers. “Release them!” The other officers took out the keys and walked over.

The student from No. 15 Middle School exploded: “Go back? F**k! You all are the ones who arrested us! You want me to go back now?”

The good-looking student holds on to the handcuffs tightly. “Brothers! Don’t let them release the handcuffs! This is the evidence! If they are unable to give us a good explanation, we will not go back!”

“That’s right! We will not go back! F**k!” The student from Shi Da pushes the officer who was trying to release the handcuffs away. He held on to his wrist: “Why did you all arrest us? Is it a crime to walk along the streets?”

The other students also followed suit and prevent the officers from releasing the handcuffs. “I will wait for my father to come! I will not let you all off just like this!”

“That’s right! My uncle is on his way here! I want to show my uncle how you all treat us!”

The few students sat on the water dispenser bottles and refuse to leave!

This matter had gotten out of control!!!

Chapter 147 – Fire Fighter appears again!

Chief Zhen’s office.

After receiving the phone call from her former classmate, Xu Yan rushed to Zhen Anguo’s office. After a while, Cheng Haimei and Political Section’s Chief Pang Bin also arrived. The parents of those students must have gotten their connections to contact them. Yan Lei was the only non-leader in the office. This was like an emergency meeting. Hmmm…… This was really an emergency meeting, as many leaders from the City and Central Government were involved.

Zhen Anguo knew why the leaders had come to look for him. “I had asked the Sixth Bureau to release them.”

Pang Bin looked at Chief Zhen worryingly. “Chief, are the kids hurt?”

Zhen Anguo replied: “No. There are only handcuffed.”

Cheng Haimei, Xu Yan, and the rest of the leaders were relieved to hear that. If the kids were injured, there would be no way to resolve this incident.

Knock, knock, knock.

Director Jian from the Sixth Bureau entered the office, followed by an old officer. He was the one who leads the team to release the students.

Chief Zhen looked at them. “Have they left?”

The old officer wiped his sweat and replied: “I brought my men over, but those children refuse to leave. They demanded an explanation from us. They want to know why we arrested them. I wanted to uncuff them, but they refused and covered the keyhole of the handcuffs. They claimed the handcuffs are evidence and want to show it to their family members. We dare not to use force on them. Chief Zhen, what should we do not?”

Zhen Anguo’s face changed. “You all can’t even do a simple thing, right?”

Cheng Haimei, Pang Bin, and the rest panicked. The students want to leave the handcuffs on and wait for their family members? The branch bureau will be in deep trouble if this happens!

Cheng Haimei said with a straight face: “Remove the handcuffs first!”

“Political Commissar Cheng……” The old officer replied. “I had asked our officers to leave the handcuff keys on the floor. But they just refuse to leave. I also……”

Director Jian added: “These kids are stubborn and refuse to listen to us. If we use force to remove the handcuffs, they might be injured.”

Pang Bin frowned: “But we also cannot wait here like this. Do we really want their family members to come and fetch them?” If the family members of those students really come and fetch the students personally, Western District Branch will be famous.

“Then, let’s try to persuade them!” Zhen Anguo looked at Xu Yan. “Chief Xu, can you speak to them?”

Xu Yan nodded.

Cheng Haimei felt uneasy and stood up. “I will go too.”

Pang Bin also followed.

Zhen Anguo said. “Xiao Lei, go with them and try to persuade the students to leave. Remember, those students must leave our branch safely within half an hour. Also, make sure no one is rough to them.” After Yan Lei left, Zhen Anguo rubbed his temples. When he was in the investigation branch, he was also very busy. New cases were placed on his desk almost every hour. But despite being so busy, he did not face such headaches like what he was facing now. Since the day he was transferred to State Security, he had endless headaches and face countless problems.

Zhen Anguo looked out of his window at the branch’s main entrance. He knew this was a sensitive issue and must be settled as soon as possible!

Inside the small storage room at the main gate, the few students were smoking their free hand.

Xu Yan and Cheng Haimei covered their mouth and cough from the cigarette smoke. They looked at the students, and Xu Yan asked: “Who is Liu Zi?” Three students turned to look one boy in Shi Da uniform. Xu Yan said: “Liu Zi, I am classmates with your uncle. He had called me to bring you back. Hurry up and remove the handcuffs. What’s the point of staying here?” The handcuff keys were on the floor, and Xu Yan picked one key up.

That Liu Zi threw the cigarette butt and covered the handcuff keyhole. “Auntie, I have never been treated like this before in my life. No. I cannot leave just like this!”

Xu Yan frowned. “Be good! Don’t let your uncle be worried about you!”

Liu Zi turned his head away and kept quiet.

Cheng Haimei saw that and looked at the students. She noticed one student at the back. “You must be Xiao Qian? Hurry up and release those handcuffs. Don’t you feel uncomfortable? Tell your friends to leave too. Stop creating trouble here. Your family members are still waiting for you all to go back.”

That Xiao Qian refused to listen and shouted: “We are creating trouble? We are standing along the streets, waiting for someone. Is this illegal? Why are did you all arrest us? Why are we handcuffed? Are we some criminals? You all are the ones who started this! We are arrested by you all in the first place! Fine! We will not leave now! Are you all satisfied?”

Cheng Haimei also frowned: “It’s fine if you all wait outside other government agencies. But you all should know what State Security does. We cannot let people loiter outside.”

Another student rebutted: “Stop scaring us! I will wait here for my father to come and be the judge!”

Ring, ring, ring. One of the student’s phone rang.

A student reached into his pocket and took out his phone. “Hello? Dad? …… I am still being handcuffed and locked in a small dark room…….” The student exaggerated the whole incident. “We are only standing by the entrance for a while, and they rush out and arrest us. They even twisted my arm and almost broke my neck. My waist is also very painful……. Dad! No…… Do you even care about me? Ah? Then tell mum that I am being bullied by these people!” That student hanged up in anger.

Yan Lei felt this was an excellent opportunity to claim credit. If he could put out this fire, it would be all due to him. He stepped forward with a smile. “Students, it is almost lunchtime. Let’s go out for lunch together. You all can pick the place, and we can discuss over lunch. Ok?”

The students looked at their watches and then looked at that good-looking student. “Brother Hao……”

That good-looking student was sitting cross-legged arrogantly. “Are you all hungry? Anyway, I am not hungry!”

Liu Zi immediately said: “I am also not hungry!”

“That’s right! We can wait!”

Yan Lei could tell that the good-looking student was the leader of the students, and he turned to him. “How about I get you all some water?”

The good-looking student let out a “Hmph!”. He knew Yan Lei was not a leader in the branch and did not give him any respect. “Who do you think you are?! You think you can fool us?! Give us water to drink and want to make us go toilet?”

Another student scolded: “F**k! You are too evil!”

Xu Yan frowned and stared at Yan Lei.

Yan Lei immediately move to the back.

Pang Bin also found his friend’s relative. But the response he got from that student was the same as Xu Yan and Cheng Haimei. All these students were in their rebellious stage, and they have strong family backgrounds. They were stubborn and refuse to listen to others.

Damn!

It was lunchtime, and the students still refuse to leave. Xu Yan immediately informs Zhen Anguo about the situation.

Many staff had come out for lunch and saw many leaders standing near the small storage room. They already knew what happened. Sighed…… Western District Branch was really unlucky this year. The previous time was the wrongful arrest of Chief Jiang’s nephew. Now, it was the wrongful arrest of many central government leaders’ relatives! This had serious consequences! It was too severe for Chief Zhen to bear!

Zhen Anguo could not sit still anymore. After hearing the report from Xu Yan, he walked over to the entrance. He had no choice but to try and settle this incident himself.

Outside of the storage room.

“Chief Zhen, they still refuse to leave……”

“Sighed…… They do not want to listen to us!”

Zhen Anguo took a deep breath and entered the room. He put on a gentle smile and said: “I am the Chief of the Western District Branch Bureau. Your relatives had called several times and are worried about you. Nothing will be solved if you all remain here. How about we find a nice place to have a discussion?”

One of the students replied: “Chief, it’s not we do not give you face. But we cannot be arrested like this. We are all law-abiding citizens! Why did your men arrest us? I have never been so humiliated all my life!”

Zhen Anguo smiled: “Yes. There are some problems with the way they handle this incident. I will punish them!”

Another student added: “Punishment is not enough. They have to apologize and bow to us. Also, ask that long hair sister to come out. Liu Zi wants to ask her out for dinner.”

Zhen Anguo knew he could not reason with these students and had wanted to persuade them nicely. But when he heard what the student said, he was furious. These brats were spoilt and unreasonable. But Zhen Anguo could not argue with them. The leaders of the branch had just been reshuffled due to the corruption case, and Chief Jiang’s nephew incident had only been resolved. He could not let the branch to get into any more trouble. If not for all these reasons, he would just ignore them and make their parents come over to fetch them. These brats were the ones who started this incident, and the branch was not at fault. They were the ones who refused to leave and had nothing to do with the branch.

Zhen Anguo cannot disappoint Chief Jiang further! He can’t wait for the parents and relatives of these students to come over! He had to resolve this incident and explain it to their parents and relatives!

After leaving the storage room, Zhen Anguo received a call from Chief Jiang.

“Why are the students not released yet! How long has it been?!”

“Chief Jiang, we wanted to let them go, but they refuse to leave. They even stop us from uncuffing them.”

“What the hell is your branch doing? Ah?! Why are you all giving me so many problems?! I don’t care what you do. This must be settled now! Release them immediately! I will give you all 20 minutes to resolve this!” Chief Jiang hanged up.

All the leaders and the staff members standing there looked at each other without saying a word.

Everyone knew they had to make these students leave. The branch cannot afford to have any more bad reputation. Who knows what would happen to the branch if this was not resolved. These brats refused to listen to anyone, and their family members were all higher-ranked than Chief Zhen. Force cannot be used on them. How can the branch make them leave under such circumstances?

Impossible!

No one wants dares to step forward as no one knows how to resolve this.

The branch was eerily quiet at this moment.

1 second……

2 seconds……

3 seconds……

Pang Bin cleared his throat to break the silence, and everyone, including Chief Zhen, Xu Yan, and Cheng Haimei looked at him. He paused for a while and mentioned a name. “How about we ask Chief Xiao Dong to come over for a while?”

Many people suddenly remembered Dong Xuebing.

That’s right! Western District branch still have Chief Xiao Dong!

Why did they forget about him earlier?!

But just when everyone remembered Chief Xiao Dong, they turned to look at Chief Zhen. Chief Zhen had only punished Chief Xiao Dong yesterday.

Zhen Anguo frowned. He does not believe that Xiao Dong would be able to resolve this issue. This was no longer about his ability. Xiao Dong, who does not have any background would be chased out of the room by the students. But Guo Anguo had no other choices. He turned and looked at his men: “Call Xiao Dong over!”

Xu Yan looked at Zhen Anguo. She did not call Xiao Dong. You only remember Xiao Dong when you encounter problems?

Someone called the General Affairs Office, but the staff members do not know where Chief Xiao Dong went. He is not in the office.

Zhen Anguo shouted to Yan Lei and the rest: “Go and find him! Go upstairs and find him now!”

Actually, Dong Xuebing had been watching from the toilet windows. He knew the branch was in trouble again. When he saw Yan Lei and a few other younger staff members running back to the building, he immediately took off his pants and squat down, pretending to be shitting.

5 minutes later, the toilet door was pushed open!

Yan Lei was panting and looking at him furiously. “Dong Xuebing! Why are you still here?! Come with me now! Chief Zhen is looking for you!”

Dong Xuebing stared at him: “Why are you shouting? Can’t you see I am shitting?”

Yan Lei did not want Dong Xuebing to go over, but this was Chief Zhen’s orders. Furthermore, he also believes that Dong Xuebing could not settle this. “Hurry up! The leaders are waiting for you! Stop wasting time!”

“What is wrong with your attitude?” Dong Xuebing was furious. “My stomach hurts, and I am still shitting! How can I hurry up?”

Yan Lei pointed at him: “Fine! You think you are so great?! Even Chief Zhen cannot call you over?!”

“F**k you! Stop using the leaders to scare me! Other than making use of the leaders’ name, what else do you know?”

Yan Lei shouted: “Fine!” He turned and stormed off.

Dong Xuebing was really furious now. Oh, I had put out so many fires for the branch, and just because I had some arguments with Yan Lei, all my contributions are forgotten? Not only Yan Lei is rewarded, I am also punished? This is too much! Damn! Now there is trouble, and you all think of me? What are all of you doing in the first place?! F**k! You all created this mess and want me to put out the fire? I got to help you all when the higher-ups are angry? No one remembers my contributions, and I am still being punished? You want me to save you all now? Forget it! I am not an idiot!

Dong Xuebing decided to ignore them. Whoever wants to go and put out this fire, just go ahead. Just don’t look for me!

Dong Xuebing did not want to help was due to his anger over Chief Zhen’s treatment towards him, and also, he did not know how to resolve this. Those students all had strong backgrounds. He does not know how to get them to leave.

But after thinking about this incident for a while, Dong Xuebing felt he should not be doing this. All the leaders of the branch were waiting for him outside, and if he still tries to hide, he would offend all the leaders. Furthermore, Dong Xuebing was only pissed with Chief Zhen’s decision.

Dong Xuebing quickly put on his pants and walk out of the toilet.

Yan Lei had already reached the entrance.

Chief Zhen and the rest looked at him. “Where is Xiao Dong? Have you found him?”

“I have found him.” Yan Lei replied furiously. “He is in the toilet. I told him that all the leaders are waiting for him, and there is something urgent for him to resolve. But he put on airs and refused to come out!”

Refuse to come out? Everyone’s face turned green.

Chief Xiao Dong must be throwing a tantrum over the exchange program’s name list. But…… But Dong Xuebing should think of the bigger picture. He should not disrespect all the leaders.

Xu Yan thought for a while and called Dong Xuebing on his handphone. But no one answered.

Xu Yan called 3 times, but no one was answering. Suddenly, she saw Dong Xuebing running out from the main building towards them.

Zhen Anguo was furious with Dong Xuebing’s attitude. “Chief Dong! You really know how to put on airs! We are all waiting for you.”

Dong Xuebing paused for a second and saw everyone staring at him. “Chief Zhen, what are you talking about?”

Xu Yan asked: “Why are you so late?”

Dong Xuebing replied: “I have an upset stomach and is shitting in the toilet. When Secretary Yan came to look for me, I was shitting halfway. When I heard the leaders are looking for me, I immediately wipe my butt and wash my hands before running out. I did not even waste a single second. Chief Xu, you can’t be asking me to run out of the toilet without wearing my pants, do you?”

Xu Yan immediately turned to Yan Lei: “Secretary Yan! What are you trying to do? You are trying to make up stories?”

Yan Lei thought Dong Xuebing would come out after 5 to 6 minutes, or even don’t show up. He did not expect Dong Xuebing to come out of the toilet so fast. Since he had already said all those things, he had to stick to it. “When I saw Dong Xuebing earlier, he refused to come with me. He even scolded me!”

Dong Xuebing retorted: “I was shitting and did not even wipe my butt! You insisted me to leave the toilet immediately! Before I can even wipe my butt, you shouted. ‘even Chief Zhen cannot call you over?!’ You are putting words in my mouth! You stormed off before I can say anything! What do you want me to do? Walk out with you without my pants? Secretary Yan! You are setting me up!”

All the leaders knew they had wronged Chief Xiao Dong. How could someone just leave the toilet immediately when they were shitting halfway? This was too unreasonable.

Yan Lei panicked: “You said……”

Dong Xuebing interrupted him: “What did I say?”

“Enough!” Zhen Anguo shouted: “This is not the time for these nonsenses!”

Xu Yan was pissed when she saw Zhen Anguo still trying to help Yan Lei. She stared at Yan Lei for 3 to 4 seconds and then turned to Dong Xuebing. “Xiao Dong, you should know what happened in the morning. If you can get those students out of the branch within 5 minutes and settle this problem amicably, I promise I will give you an explanation for everything that had happened yesterday and today!” Everyone understood what Xu Yan was saying. It was about the conflicts between Secretary Yan and Chief Xiao Dong.

Dong Xuebing was touched by Xu Yan’s words! He had been waiting for this.

Zhen Anguo was shocked to hear what Xu Yan said.

The other leaders were also surprised. What was Xu Yan trying to do? Going against Chief Zhen because of Chief Xiao Dong?

Didn’t Chief Zhen and Xu Yan become closer recently?

Xu Yan had joined Chief Zhen’s faction, but she did not abandon her dignity and honor. She still has her ego. Chief Zhen’s secretary had provoked Dong Xuebing over and over again, and Chief Zhen kept siding with Yan Lei. This pissed Xu Yan off. Oh, Xiao Dong had clashed with Yan Lei, and you pin the blame on Xiao Dong before you even investigate the whole incident. Now, the branch is in trouble, and you want Xiao Dong to save you?

But Xu Yan did not want to fall out with Zhen Anguo. She turned to him. “Chief Zhen, if Xiao Dong can resolve this incident, there is something I need to tell you.”

Zhen Anguo heard Xu Yan, and his first thought was he had not handled Xiao Dong and Yan Lei’s conflict well yesterday. Xu Yan was unhappy with the punishment imposed on Xiao Dong. But this was because Xiao Dong had scolded Yan Lei for no reason. Zhen Anguo felt he might have missed out something from the way Xu Yan acted. Zhen Anguo looked at Yan Lei and said: “We can talk later. Chief Jiang will be calling in another 5 minutes. Xiao Dong, can you settle this within 5 minutes?”

Dong Xuebing said in his heart. You all really think too highly of me. But since the leader had spoken, Dong Xuebing could only reply: “I will try my best.” In his heart, he said, ‘I am not doing this because of you. I am doing this for Chief Xu!’

“Good!” Zhen Anguo nodded. “Go!”

Xu Yan gave Dong Xuebing a pat on his back.

Cheng Haimei, Pang Bin, and the rest of the leaders and staff members looked at Dong Xuebing. Many people felt it was impossible for Dong Xuebing to resolve this. All those students were rebellious and had strong backgrounds. Unless it was their family members, if not, they will not listen to anyone else. Chief Xiao Dong will not be able to pacify them! But Chief Dong was someone who had save the branch several times. Whenever everyone had given up hope, he was the one who saves the day.

Stress. Dong Xuebing could feel the weight on his shoulders.

Dong Xuebing smiled wearily to himself and walked towards the storage room. He also wanted to resolve this. He was punished by Zhen Anguo, and Yan Lei had framed him several times. This was his chance for a comeback. But the condition was he must settle this incident successfully. He still has no idea how to resolve this.

Xu Yan, Cheng Haimei, and even Zhen Anguo had tried but failed.

Those students did not want to listen to anyone! There was nothing Dong Xuebing could do even if he enters that storage room.

When Dong Xuebing was nearing the door, he remembered he had not used his BACK since Lunar New Year. He thought hard and felt he should do something different. Since the students refuse to listen to any persuasions, he might as well use force. You brats dare to loiter in from of my workplace and created this mess? Arrogant brats!

Suddenly, Dong Xuebing overheard the conversation in the room.

“That State Security long hair sister, which Liu Zi likes, is really pretty. We must get her number today.”

“Damn. All of you don’t try to snatch her away from me. Huh…… Other than brother Hao.”

“Hmph! Brother Hao has some many women. You think he will care about this girl?”

Dong Xuebing had been in a very bad mood over the last two days. When he heard what the students were talking about in the room, he exploded.

You brats are still talking about getting to know girls now? F**k!

Dong Xuebing walked faster and stopped at the door. Everyone in the branch was wondering how Chief Xiao Dong was going to resolve this, and they saw him raising one leg. To everyone’s surprise, Dong Xuebing kicked the door opened. “This is State Security’s compound! What the hell are you all trying to do? Ah? Tell me!”

The people outside were stunned. Damn! This was adding fuel to the fire! What was Chief Xiao Dong thinking?

The students inside were also shocked. “Shit! You dare to scold us?! You are digging your own grave!”

Dong Xuebing had BACK and does not care about the consequences. He started scolding the students, venting all his anger from the past two days on them. “You all should be in school! Why are you all trying to know girls in State Security?! Are you all blind?! You all think you all can do whatever you want with your family backing you all? Fine! Since you all are not afraid of shaming yourselves, we are not afraid of offending them! Go on! Call them to come over to bring you all back! If they don’t come personally, we will not release you! Let’s see if your parents will feel ashamed to see their children behaving this way!”

Liu Zi had never been scolded like this in his life. He stood up and gave a kick to Dong Xuebing. But one of his hands was still handcuffed, and he could not reach Dong Xuebing. “Brothers! Kill him!”

The other students were furious!

Dong Xuebing looked at them coldly and suddenly noticed one of the students behaving differently. He was covering his face with his hand. Dong Xuebing felt that student…… looks familiar and pointed at him: “You! Why are you covering your face?!”

A No. 15 Middle School student, who was nearest to Dong Xuebing, shouted: “You dare to shout at Brother Hao?! I will kill you!” He rushed forward and tried to kick Dong Xuebing.

When Dong Xuebing was about to dodge that kick, a figure moved. It was that student who had covered his face earlier. He kicked that No. 15 Middle School’s student from his side. Everyone was stunned and wondered why Brother Hao had kicked him. Brother Hao looked at the rest of them and shouted: “Stop!” He pointed to Dong Xuebing. “Who are you all trying to kill? Ah? This is my big brother! He is my big brother, do you all understand?!”

This Brother Hao, the leader of these students, was Xie Huilan’s younger brother, Xie Hao!

The rest of the students stopped. “Oh, Brother Hao, we are sorry. We do not know.”

Xie Hao looked at Dong Xuebing and smiled embarrassedly: “Brother Dong, you are from the Western District? Errr…… This is a misunderstanding. I do not know you are working here. If I know, I will never come here.”

Dong Xuebing was also surprised to see Xie Hao. But he was still furious. “Damn! You are the one who brought them here? You have guts to create trouble in State Security. What are you trying to do? Are you crazy? What’s the point of your family sending all of you to school? Ah? Is this the way you all repay them? Fine! You all want to blow up this matter, right? Want your family members to come and fetch you all? Ok! I will help you all do that!” Dong Xuebing took out his phone from his pocket.

Xie Hao panicked. He quickly pulls Dong Xuebing’s arm. “Brother Dong, please don’t call my sister. Please.” Xie Hao had not called his family for help earlier. He thought his friends’ backings should be sufficient. More importantly, he cannot let his sister know that he had come to the State Security to woo girls!

Dong Xuebing shouted: “Stop calling my brother! Who is your brother?!”

Xie Hao pleaded. “Brother Dong, you are my brother.” He then turned to the rest. “All of you will call him Brother Dong from now onwards!”

Liu Zi and the rest of the students saw this person knew Xie Hao’s elder sister and immediately quiet down. They knew Xie Hao was from an influential family.

“Brother Dong…….”

“Brother Dong, I’m sorry for earlier……”

“Brother Dong, I was too impulsive earlier and shouldn’t have scolded you.”

Dong Xuebing felt strange. He did not expect all the students to listen to Xie Hao. He continued to put on a stern face: “Don’t want to let your sister know? You also know that what you did is wrong?! If you know it, then you should not do it in the first place! Do you know how much trouble you have cause for my branch? Ah?!”

Xie Hao smiled embarrassedly: “We also do not want to blow up this matter. We are only scaring them.”

Dong Xuebing banged on a table. “Do you know what agency this is? I am the Deputy Chief of the General Affairs Office here, and my department is in charge of clearing up the mess you all created! Are you trying to scare me?! Are you trying to get me in trouble?!”

“Brother Dong. I’m sorry.” Xie Hao was not afraid of anyone except for his sister. If his sister knows that he had gone to the workplace of the person who saved her life to create trouble, he will be in deep shit.

Dong Xuebing took in a deep breath and looked at Xie Hao, before keeping his phone.

Xie Hao immediately smiles. “Brother Dong, please keep this from my sister. Ok?”

Dong Xuebing did not reply to him and looked at his watch. “Uncuff yourselves!”

“Sure!” Xie Hao picked up the key from the floor and removed the handcuffs. He then turned to his friends. “What are you all waiting for? Hurry up and uncuff yourselves and leave. Stop giving Brother Dong problems!”

Xie Hao was the leader, and all of the students listened to him. They quickly pick up the keys from the ground.

……

Outside of the room. Everyone was waiting anxiously.

They were some distance from the storage room, and the door was closed. No one knew what was going on in that small room. They had only seen Chief Xiao Dong kicking the door opened and scolded those students. Everyone felt Chief Xiao Dong was not trying to resolve this issue. Instead, he was trying to make matters worse!

One minute passed…….

Two minutes passed……

Yan Lei moved closer to Zhen Anguo and whispered: “Chief Zhen. Xiao Dong is too aggressive! How can he scold those students? Scolding will not solve any issues.” Yan Lei was not the only one thinking like this. Everyone outside felt the same way too.

Zhen Anguo looked at his watch. The 20 minutes time limit given by Chief Jiang was almost up!

The door of the storage room was still closed!

Xiao Dong must have failed, and Chief Jiang will be punishing the Western District Branch.

Suddenly, the door opened, and Dong Xuebing walked out.

Zhen Anguo, Xu Yan, Cheng Haimei, Chang Juan, Tan Limei, and the rest looked over and saw Dong Xuebing was alone. Everyone sighed in disappointment. That’s right. Those students were too arrogant and unreasonable. They would not uncuff themselves and leave. This was impossible in the first place!

Yan Lei sneered in his heart. Firefighter? Solve all problems? You finally face something that you cannot resolve!

Everyone had pinned their hopes on Chief Xiao Dong and were disappointed: “Chief Dong…… The students……”

When everyone was about to say something, what they saw next made them speechless!

All the students walked out one after another. After a while, all 6 students had left the room, and they were not wearing any cuffs. Everyone could not believe what they saw. What happened next was more shocking!

Xie Hao smiled: “Brother Dong. We are sorry for causing so much trouble for you.”

Liu Zi added. “Brother Dong, can we leave now?”

Another student said. “Brother Dong. Please don’t walk us out. We will leave by ourselves.”

Dong Xuebing cursed in his heart. Who the hell is going to walk you all out?! He looked at the students and nodded. “Get back to school and stop loitering around! Study hard! Your studies are more important! Do you all understand?!”

Xie Hao looked at his friends: “Do you all hear what Brother Dong had said?! Brother Dong wants us to study hard! This afternoon, all of you must do your homework!”

Liu Zi smiled embarrassedly: “We will study hard.”

Another student added: “Yes. I will revise my schoolwork overnight.”

Xie Hao smiled: “I will also study hard every day.”

“Alright!” Dong Xuebing waved his hand. “Go back now and remember to call your family members to let them know you are safe.”

“Ok. We know what to do.”

“Bye, Brother Dong!”

“We are leaving now!”

The few students walked out of the branch obediently, and Dong Xuebing walked over to the leaders. “Chief Zhen, Chief Xu, Director Pang, and leaders. I had completed the task. Are there any other instructions?”

“……!!!”

Everyone in the branch was dumbfounded!

Even Chief Zhen and other leaders could not persuade those brats. Chief Xiao Dong had only entered the room for a few minutes, and the students became so obedient. They even address Dong Xuebing as Brother Dong. They were still demanding to look for that long hair girl earlier……. And they want to study hard now?!

What the hell was going on?

Why did those brats change suddenly?

Everyone was staring at Dong Xuebing.

Miracle! This was a goddamn miracle!

No one knows what Chief Xiao Dong did or say in the room. Even the buddha could not change these hooligans within minutes!

Speechless, shocked, surprised, appalled……

This is Western District Branch Bureau’s, Chief Xiao Dong.

The omnipotent Chief Xiao Dong!

Are there really any problems that Chief Xiao Dong cannot resolve?!

Chapter 148 – Chief Xiao Dong demands an explanation!

Branch Bureau’s front yard.

There were dozens of people, including the leaders, standing near the entrance, staring at Dong Xuebing. Dong Xuebing felt uncomfortable from everyone’s looks and cleared his throat. He was in the limelight again. Another credit under his belt!

Ring, ring, ring. A phone rang, breaking the silence.

Zhen Anguo picked up his phone. “Hello, Chief Jiang.”

“Good job!” Chief Jiang only said two words and hang up.

Zhen Anguo laughed to himself. Chief Jiang was still shouting at him over the phone 20 minutes earlier, and he was telling him good job now?! Those kids must have called their relatives and stop pursuing the matter. Chief Jiang knew that the Western District branch had done nothing wrong, and since everything was settled, he was relieved.

Zhen Anguo kept his phone. That’s right. Good job!

Xu Yan looked at Dong Xuebing. Xiao Dong had made her proud again!

Pang Bin, Cheng Haimei, and the rest were speechless. Chief Xiao Dong! It was Chief Xiao Dong again! The whole branch cannot do without him! They had been in the government service for many years, and this was the first time they met someone like Dong Xuebing! No one could understand why Xiao Dong was so capable.

“Alright.” Zhen Anguo said: “Go back for lunch.”

How did Dong Xuebing do it? He got the credit again. Yan Lei was furious, but he was more worried about Xu Yan’s explanation of Dong Xuebing. It seems to involve him!

After entering the cafeteria, Dong Xuebing was surrounded by Guo Panwei, Chang Juan, and the rest.

Guo Panwei said: “Before you arrived, those students were very arrogant. But after you entered the room, they became docile immediately.”

Chang Juan added: “Chief Dong, you are terrific!”

Dong Xuebing was feeling pleased to be surrounded by so many people. He waved. “Enough, enough. Stop currying favor here and go have your lunch.” He was disgraced yesterday and made a comeback today. He kept thinking about what Xu Yan said. He does not want to see that Yan Lei being stepping all over him. He must get back to him yesterday!

After lunch, Dong Xuebing went up to Xu Yan’s office.

“Chief Xu, I am here to see you about Yan Lei……”

Xu Yan did not reply to him and laughed. She joked: “Xiao Dong, you managed to tame those arrogant kids. I think you also have some backgrounds or connections. Hahaha.”

Dong Xuebing smiled. “Stop poking fun at me. What background do I have?”

“Really?” Xu Yan did not continue to ask. “You have done a good job today. You can make use of this opportunity to explain yourself to Chief Zhen about what happened between Yan Lei and you.” Xu Yan had wanted to speak to Zhen Anguo. But after some thoughts, she felt she should not do it. Dong Xuebing should be the one clarifying the misunderstanding himself. “If Chief Zhen’s attitude is still…… Come and see me!” Xiao Dong had helped the branch solve another problem, and if Zhen Anguo is still biased and sided with Yan Lei, Xu Yan will act!

Giving Yan Lei the spot for the exchanging program was too much.

Oh, when there are problems, Xu Yan’s people will have to solve it, and when there are benefits, your people will get it? Why?! Xiao Dong had done so much for the branch, and he cannot be compared to that useless Secretary Yan? Xiao Dong does not deserve to be rewarded?

Dong Xuebing was still furious. He acknowledged and went upstairs to demand an explanation!

Everyone in the branch was talking about Chief Xiao Dong’s glorious feats, and they knew that this was not the end. The external problems were solved, and now, it’s time to settle the internal issues. It’s not a secret that Chief Xiao Dong and Secretary Yan could not get along with each other. Secretary Yan had claimed that Chief Xiao Dong was putting on airs earlier, and Chief Xiao Dong claimed that Secretary Yan had accused him. This…… had to be resolved. This will affect the relationship between Chief Zhen and Chief Xu. When news of Chief Xiao Dong went up to see Chief Zhen, everyone was waiting eagerly for the outcome.

Chief Zhen’s office.

After lunch, Zhen Anguo was back in his office deep in thoughts. He questioned Yan Lei again about the incident between him and Xiao Dong in the General Affairs Office. Yan Lei still insist that it was Dong Xuebing who scolded him because of his staff member. Zhen Anguo does not understand. Xiao Dong was the one at fault. Why was Xu Yan so firm about helping him? If Xu Yan was his political rival, he could understand. But Xu Yan was on his side. Zhen Anguo did not know that Yan Lei had lied to him. He thought that maybe Xiao Dong and Xu Yan had some ‘special’ relationship…….

Zhen Anguo picked up the phone and wanted to call someone to ask about yesterday’s incident.

Knock, knock, knock. Zhen Anguo put down the phone. “Come in.”

Dong Xuebing entered the office. “Chief Zhen. I would like to speak to you.”

Zhen Anguo laughed. “Sure. Have a seat.” Zhen Anguo did not make Dong Xuebing stand in front of him like yesterday. This was the treatment Dong Xuebing deserved for helping the branch again. Furthermore, those kids were so respectful to Dong Xuebing, and Zhen Anguo felt it was weird. Xiao Dong might be capable, but there must be reasons why he could solve so many problems for the branch. Xiao Dong was able to solve this crisis for the branch today was too weird. Could Xiao Dong also have some backings? Could his backing strong enough to suppress those central government leaders?

Zhen Anguo smiled, but Dong Xuebing was still unhappy with him. He did not sit down and said: “I am a straightforward person. If I had said anything that offended you, please forgive me.”

Zhen Anguo could sense Dong Xuebing’s unhappiness. “Haha, sure.”

Dong Xuebing organized his thoughts and said: “Chief Zhen, I am not bragging. Since the day I joined the State Security, I had made significant contributions to the branch and helped the branch to avoid many crises. All of you can see it clearly. I…… Fine. Even if you think my contributions are too insignificant, but at least I worked hard to achieve it.”

Zhen Anguo laughed. “If your contributions are still considered insignificant, who else can perform better than you?”

Dong Xuebing replied: “But since you acknowledged my contributions, why am I left out for the Zhejiang Province’s exchange program?”

“You still dare to ask me?” Zhen Anguo replied in a joking manner. “It’s all because of your foul temper. How can you stare and scold your colleagues over some minor issues? No matter how significant your contributions are, you still have to take note of your conduct. You scolded and chased Xiao Yan out of the General Affairs Office. Have you thought about how this will affect others? How can I send you to the exchange program?”

Dong Xuebing heard that and explodes. “Then why is Yan Lei allowed to go? Chief Zhen, do you think I am the only at fault? Yan Lei came into the General Affairs Office and started scolding my staff. Wang Xin, a newly transferred young lady, was scolded until she cried. She was only transferred to our office for less than a few hours. But Yan Lei still thought nothing about it. He continued scolding her even after she started crying. He did it on purpose. What do you expect me to do? Shouldn’t I go out and stop him? Are you expecting me to hide in my office like a coward and listen to Secretary Yan scolding me indirectly?”

Zhen Anguo’s face changed when he heard this. “What actually happened?”

Dong Xuebing replied. “Chief Zhen, Secretary Yan might have not told you everything. I will tell you the whole incident from the start. I swear I will not make up any stories. After hearing my side of the story, you can verify with those that were present. Yesterday, Secretary Yan came to the General Affairs Office and said you needed a document to be typed. He gave a document to Wang Xin and did not say when he needed it. He only says he needed it urgently and left. He returned 5 minutes later and demanded the document. When he saw Wang Xin still working on the document, he started scolding her at the top of his voice. I only came out of my room after Wang Xin started crying. I did bang the table and shouted at Secretary Yan during our argument. I admit I am rash. But Secretary Yan was purposely provoking me and wanted to create trouble in my office. If I keep quiet, how do you expect me to face my subordinates?”

Zhen Anguo’s face turns black. “Did he really shout in your office?”

“You can ask the people from the office next door. All of them heard it!”

Bang! Zhen Anguo hit his desk. “Nonsense!”

Dong Xuebing continued. “About the incident earlier, I was still squatting on the toilet bowl when Secretary Yan came to look for me. He ordered me to follow him, saying that the leaders were looking for me and asked me to stop wasting time. His attitude was like I am his grandson. I also want to hurry. But I was shitting and how can I leave like this? Guess what Secretary Yan said. He said ‘Even Chief Zhen also can’t ask to do something?’ and he left. I did not say I am not going out of the toilet. But what did he tell you? He said I am putting on airs and refuse to go and meet you. How am I supposed to go out of the toilet at that time? I still need to wipe my butt and put on my pants! Chief Zhen, you can be the judge. Is he framing me?”

Zhen Anguo was shaking from his anger. He grabbed the phone and dialed a number. “Come to my office immediately!”

Dong Xuebing knew Chief Zhen had called Yan Lei. “Chief Zhen. I will go back to work first?”

“Go back to work. Xiao Dong, I am not an unreasonable person. If what you said is true, I will give you an answer!” After Dong Xuebing left, Zhen Anguo made a few phone calls to ask about yesterday and today’s incidents. He almost threw the phone on the floor after he got the full account. Xiao Dong was not lying. Yan Lei was the one who created a scene at the General Affairs Office yesterday!

Knock, knock, knock. Yan Lei knocked on the door before entering the office.

Bang! Zhen Anguo banged on the table. “What have you done?! What did you do at the General Affairs Office yesterday?! Ah? You told me that you did not scold that staff member? If you did not scold her, can the people from other offices hear your voice? Will that staff member cry?”

Sweat starts to roll down from Yan Lei’s forehead. “Chief Zhen……. I…… I was not loud.”

“You still don’t want to tell me the truth?! What did I say before I transfer you over? Ah? Work is work! Don’t mix your emotions with work! But did you do that? You are not Xiao Dong’s superior and not one of the leaders in the General Affairs Office. You expect Xiao Dong to not stop you from scolding his staff in his office? Xiao Dong might be impulsive, but you are the one who started it! Fine! You know how to play with words in front of me now? Push all the blame to Xiao Dong and make yourself innocent?”

“Chief Zhen, I……”

Yan Lei had worked for Zhen Anguo for several years. Zhen Anguo trusted him fully. If not, he would not bring Yan Lei over to State Security with him. But this incident really pissed Zhen Anguo off. “Shut up and get out!”

Yan Lei looked at Zhen Anguo and dare not to say a word. He makes his way out of the office with his head bowed down. He knew that Chief Zhen would not trust him anymore.

Zhen Anguo was very angry. He finally understood why Xu Yan gave him that attitude. It was not Xiao Dong’s fault. Yan Lei was the one who caused all these, but he punished Xiao Dong and rewarded Yan Lei instead. No wonder Xu Yan and Xiao Dong were so mad. Zhen Anguo had only listened to one side of the whole incident and made the wrong decisions.

But why didn’t Xu Yan tell Zhen Anguo about this earlier?

Zhen Anguo thought for a while and knew the reason. He was newly transferred to the branch, and no one knew his character. They might feel that he was an unreasonable person who sided with his own people. That’s why when everyone saw Zhen Anguo included Yan Lei’s name into the list for the exchange program, no one voiced out this unfairness. They were afraid that Zhen Anguo would get back at them. Furthermore, the name list was confirmed, and it’s meaningless to say anything.

Sighed…… This Xiao Yan had almost created a big problem for me!

Zhen Anguo thought for a few minutes and called Xu Yan. He needs to clear up the misunderstanding. He had not handled this incident well. “Hello, Chief Xu. I had overlooked some details when I was handling the incident between Xiao Yan and Xiao Dong yesterday. Xiao Dong will replace Xiao Yan for the exchange program. This Xiao Yan is too much! He was at fault for what happened yesterday and this morning. I have already scolded him.”

Xu Yan heard what Zhen Anguo said and knew that he had found out the truth behind yesterday’s incident. She understood Chief Zhen’s character better. He was someone reasonable and would admit his mistakes. Xu Yan thought for a while. “Chief Zhen, if Xiao Yan is replaced so suddenly, it will not look good on him. I will give my spot to Xiao Dong.” Xu Yan had considered about Chief Zhen. Replacing Yan Lei was a small issue, but for Chief Zhen, it would affect his reputation. Xu Yan also does not want any unhappiness between them because of a secretary.

Zhen Anguo nodded. Xu Yan still has some respect for him. “Haha, Chief Xu, you must go for this trip. I am still thinking of letting you lead the team in Zhejiang. You should also know about Xiao Dong’s foul temper. You are the only one who can control him.”

“Yes. He does have a foul temper. I will talk to him tomorrow. Hahaha.”

“But Xiao Dong’s work performance is really outstanding. He can handle all sorts of situations. Sighed…… I am thinking of transferring Xiao Dong over to help me.” Zhen Anguo joked. He really wanted to appoint Xiao Dong as his assistant. No one in Beijing’s government agency is as capable as him.

“Chief Zhen, you cannot take him away from me.”

“Hahaha, I knew you can’t bear for him to leave you.”

Xu Yan and Zhen Anguo wanted to clear any misunderstandings between them. After talking for a while, they knew that this incident had not affected their relationship. It was only a small misunderstanding. They were both Divisional rank officers and knew what they were doing.

Before the end of the day, news of Dong Xuebing replacing Yan Lei for the exchange program spread throughout the branch!

Some people were surprised to see Chief Zhen admitting his mistakes!

Yan Lei’s reputation as someone untrustworthy also spread!

Many people laughed when they heard this piece of news. No one was surprised by Chief Zhen’s decision! Just look at what Chief Xiao Dong had done in the past. When Guo Panwei and Guo Shunjie were fighting for the position of General Affairs Office’s Deputy Chief, Dong Xuebing was the one who got the position! When Guo Shunjie was supposed to be going for the Party’s school training, who was the one that replaced him? It’s Chief Xiao Dong! What’s there to be surprised when Chief Xiao Dong replaces Yan Lei for the exchange program?

This was not the first time Chief Xiao Dong replacing someone else!

Chapter 149 – 2.7 million!

6 days later.

Zhejiang Province Lin’an District.

Branch Bureau Deputy Chief Xu Yan lead the team to Zhejiang Province. The group consists of another Branch Bureau Deputy Chief, Zhao Jingxi, a Deputy Director from the Finance Department, an old officer from the Sixth Bureau, a Section Chief, and a staff member, Xiao Gao from the Political Section and a few others. With Dong Xuebing, there were precisely 10 members. After alighting from the place, Xu Yan brought the team to check in to their hotel. The rooms were assigned, and after they kept their luggage, it was free and easy time. This “study” tour will last for 3 days. Other than visiting Lin’an District’s State Security, they were free to do whatever they want. If any members wish to stay outside of the hotel overnight, they have to inform the team leader first.

Hotel. Room 3026.

The room was nicely renovated, and the décor was elegant. This was not a cheap hotel.

Dong Xuebing and Political Section Xiao Gao were assigned to a room. Dong Xuebing still has not reached the rank where he could get his own room. But Xu Yan took special care of him and gave him the biggest room.

Xiao Gao looked around the spacious room. “Chief Dong, thank you. If it is not for you, I will not get to stay in this room.”

Dong Xuebing dropped his luggage by the bed. “Haha, where are you going later? Are there any famous attractions here in Lin’an?”

“Ah…… There are many interesting places like mountains and rivers here. I had read up a tourist brochure while on the flight. Errr…… if you don’t mind, can I follow you around in the afternoon?” Other government agencies could bring their family members along on official visits. But State Security was different. This trip was a bit boring. What can one do alone? That’s why Xiao Gao wishes to tag along with Chief Xiao Dong. At the same time, he hopes he would be able to foster a closer relationship with him.

Dong Xuebing laughed. “I’m sorry. I still have something to do later.”

Xiao Gao quickly waves his hand. “It’s fine.”

After a while, Xiao Gao called that old officer from the Sixth Bureau and a few others to go out.

Dong Xuebing was alone in the room and went to take a shower. After drying his hair, he laid on his bed and called Qu Yunxuan. “Hello, Xiao Xuanxuan, I am in Lin’an now.”

“Call me, Aunt!”

“Ah, what’s wrong with you? Oh, where are you now?”

“I just arrived in Shanghai. I am asking one of my friends to teach me about business.”

“Huh? How long has it been? You still have not decided what business to do? Stop deliberating. Just pick the industry you like. It doesn’t matter even if you lose money!”

“How can you say that? The money is your hard-earned money. I must plan ahead and make preparations.”

“Errr……. Then what’s your plan?”

Qu Yunxuan paused for a while. “I will tell you my plan, and you see if it will work. Hehe, I think that since you are about to find treasures easily, how about we go into antiques and collection business? You can find precious ancient coins, pearl necklaces, ancient government kiln’s bowl easily, and know about stone gambling. Also, there are more and more people going into this hobby. We will have many business opportunities. These few days, I have been reading up in this field.”

Dong Xuebing’s eyes brighten up. His BACK will be handy in this antique business and stone gambling. There was no way for him to make any losses. “Good idea! What are you going to do? Antique shop?”

“If we are going to set up an Antique shop, it will only be a small business. If we are going to do a rare stone business, a piece of high-grade jade stone will cost over a million RMB. If we are doing porcelain and ancient painting business, our cost will also be very high. Even ordinary paintings and porcelain cost a few hundred thousand. We only have 2 million, and it is not enough.”

Dong Xuebing also felt the same. “You have any solutions?”

“Yes. What do you think of setting up an auction house?”

Dong Xuebing paused for a second. “It’s a good idea. But our investment will be much higher.”

“High investment is a must. But it should not be higher than setting up a high-grade antique shop. Those antiques for going for auction are also not bought by the auction houses. The sellers only sign a contract and leave their antiques with the auction house. Even if the item is sold for a low price, there will not be any losses for the auction house. The auction house will still get a cut from the transaction. Of course, the cost of an auction house is also very high. In the initial stage, we have to think of ways to persuade people to sell their antiques through us. We need to market our services and rent venues for our auctions. The staff we hire must include experts, etc. But I still think that this business will work.”

“Is 2 million RMB enough?”

“It’s not enough for sure. I come to Shanghai to visit a friend to ask about this business. When I was working in a newspaper agency, I know a lot of people. One relative of this friend owns an antique business and understand this industry inside out. I had spoken briefly with him, and he said we need at least 3 million RMB to set up a small auction house in a second-tier city.”

“Then, we do not have enough funds.”

Qu Yunxuan paused for a while and said. “We are only a bit short. My friend might also be interested in working with us. If you decide to set up an auction house, I will speak to him.”

Dong Xuebing frowned. “Aunt Xuan, I disagree.”

“What do you mean?”

“I don’t mind setting up an auction house. This is a good idea and has a good prospect. But I do not want to partner with someone else. I want this business to belong to both of us only.” Dong Xuebing felt it would be troublesome if there were other partners. He knew that he would increase his investments in this company in the future. If there is one more partner, the share proportion will be complicated.

“Haha, ok. I will listen to you.”

“Yes.”

“Then, should we set up a small antique shop with the 2 million?”

Dong Xuebing thought for a while and said. “We will set up an auction house. It is only about money, right? I am now in Lin’an. Changhua Chicken-Blood Stone and Field-yellow stone is found here. I can go stone gambling later in the afternoon. We are only short of a few hundred thousand to a million, right?”

“Stone gambling is too risky.”

“Aunt Xuan, I will not suggest this if I am not confident. Just listen to me.”

After hanging up, Dong Xuebing got off the bed and took out a bag from his luggage. Dong Xuebing did not come here for a holiday. It was not easy for him to go to Zhejiang Province again, and he must make full use of this trip to make some money. He had prepared 100,000 RMB for this trip. But because he was traveling with his colleagues, he dare not bring too much cash. If his money is not enough, he can call Aunt Xuan to transfer some over.

Dong Xuebing had accumulated 12 times of BACK, and it should be enough.

After leaving the hotel, Dong Xuebing walked around the City’s streets, asking people if there were any places for stone gambling. Although Chicken-Blood Stone was found in Lin’an, there were no places selling uncut stones. After asking many people, Dong Xuebing finally met an old man who gave him an address.

This was an old shop, and the signboard was faded.

Dong Xuebing stood in front of the shop and looked around, before entering the small shop. There were many Chicken-Blood Stone seals on display at the counter. The seals were bright red. On a shelf, there were 7 to 8 pieces of Chicken-Blood Stones and Field-yellow stone artifacts. However, there were no uncut stones.

“Boss” Dong Xuebing pointed to a seal on the counter. “How much is this?”

The boss of the shop was a middle-aged man with small eyes. “This seal is 70% red and is considered ‘Big Red Coat’. It is worth at least 800,000 RMB.”

Dong Xuebing nodded. “What about this?”

“The red color for this seal is lesser. 150, 000 RMB.”

Chicken-Blood Stone’s value depends on the color. The size, weight, quality, and coloration will determine the value. Among the Chicken-Blood Stones, the most valuable is ‘Big Red Coat.’ If the red color was more than 90%, the stone is worth at least a few million. Chicken-Blood Stones were more valuable than crystals.

After checking the prices of the stones, Dong Xuebing asked. “Boss, is there any place nearby that has stone gambling?”

The boss looked at him and hesitated for a few seconds. “Chicken-Blood Stones are not allowed to sell directly according to the regulations. But if you want to gamble…… come with me.” The boss called one of his staff over and then brought Dong Xuebing to the backyard. It was noisy, and it sounded like someone was cutting stones. Dong Xuebing looked towards a corner and saw a crowd there.

Dong Xuebing brightened up. He finally found the place.

In that corner, 7 to 8 people were watching a man cutting an uncut Chicken-Blood Stone. The surface of the uncut Chicken-Blood Stones was not as smooth as crystal stones. They were rough and had odd shapes.

“Red! Red!”

“This stone should not have any problem! The red color had penetrated the insides!”

“Quick! Cut a bit more!”

Dong Xuebing walked over to the crowd. The stone weighed at least 10 kg, and on one corner, there were patches of red color. This stone must be expensive. If the red color on the surface could penetrate to the rest of the stone, it will be more valuable. But if the red color was only on the surface, it will be worthless.

Now, the shop assistant was using the grinding machine to cut the corners of the stone to see how far the red color had penetrated.

Screech……. Screech…….

The surface of the stone was slowly grinded away…….

Dong Xuebing looked at the grinding process. Chicken-Blood Stone was softer than other stones and can be easily cut. If he bought 7 to 8 pieces of Chicken-Blood Stones at once and cut the stones fast, he should be able to succeed. But after thinking for a while, he gave up this thought. He knows Chicken-Blood Stone is not a famous gambling stone. It is not like jade or Field-yellow stones. Why there are not many stone gambling places for Chicken-Blood Stones in Lin’an? It is because it is not worth gambling. The red patches can be seen from the surface of the stone, and it depends on the depth where the red color penetrates.

The raw Chicken-Blood Stone in front of Dong Xuebing cost more than 200,000 RMB. If the red color had penetrated into the stone, the value of the stone would increase to about 300,000 RMB. But if the color inside the stone is not as bright as the exterior, the value will drop to about 180,000. Very seldom there will be surprises like jade stone gambling. The chances were slim for someone to get rich from Chicken-Blood Stone gambling.

If Dong Xuebing used the same method as what he did for the crystal stone gambling, it would be wasting his BACK. Even if he won, he would only earn a few hundred thousand. Furthermore, he only has 100,000 RMB with him. He can’t buy many stones at once. If he used 1 BACK for 1 stone, it would be a waste.

What should he do?

“Eh! It’s cut open!”

“How is it?”

“It’s ordinary. The red color is about the same as the surface. There are no changes to the value.”

This was not a surprise to the crowd. This is Chicken-Blood Stone gambling. No one will win a large amount of money, but the losses are also not a lot.

“Bring me another stone! That’s right! That one!” The man who bought the stone refuses to give up. He spent another 80,000RMB on buying a smaller stone.

Screech……. Screech……. The shop assistant started to help him cut the stone.

Dong Xuebing was looking at them and thinking of ways to use BACK to earn several hundred thousand from Chicken-Blood Stone gambling. He needed money to set up his auction company. Yes. Since I cannot use the same method as crystal stone gambling, I can wait until others finish cutting the Chicken-Blood Stones, and if the red color had penetrated deep into the stone, ii would use BACK to buy that stone. But the only problem was the stone was purchased by others, and I have no control over time. They were careful when cutting the stones and took more than 20 minutes to finish cutting one stone. I only have 12 minutes of BACK. It will not be sufficient.

Dong Xuebing had no choice but to wait and see.

Half an hour passed……

An hour passed……

Two hours passed…….

The crowd around the cutting machine had changed thrice, and Chicken-Blood Stones had appeared 16 to 17 times. But the value of those stones was similar. The best stone was a stone bought by a woman. She spent 50,000 RMB on it, and the final value was 100,000 RMB. The worst was this man who was still cutting the stones. He had spent more than 110,000 RMB on the stones, but it was only worth 50,000 RMB. The value of the rest of the cut stones was about the same as their selling prices. The difference was less than 30,000 RMB.

Dong Xuebing looked at his watch. It was almost dinnertime.

Dong Xuebing was getting impatient. Sighed…… It was not easy to get here, but Chicken-Blood Stone is too rare. There was not even a high-grade Chicken-Blood Stone in the whole afternoon. Dong Xuebing was disappointed. If a high-grade Chicken-Blood Stone appeared, his BACK and money might also not be enough. He thought about this for a while and decided to go for dinner after this stone was cut.

Screech…… screech……

The shop assistant was grinding a medium size stone. He was grinding off the areas beside the red color parts, hoping the red would spread more significantly into the interior of the stone. But the stone did not change color. It was still greyish black color!

“Ah! The red color did not penetrate into the stone!”

“Hah! The value will drop.”

A middle-aged man was staring at the stone, and he cursed. “Damn! This is my second stone!” He looked at his stone and knew this stone was a worthless piece. He turned to the crowd: “Anyone wants to buy this stone? The back of the stone is still not cut. You all can try your luck. I had paid 80,000 RMB for this stone, and I am selling it at 30,000 RMB now!”

“Just cut it yourself!”

“Hahaha, who will buy it?”

“If you are selling it for a few thousand, maybe you will get a buyer.”

The onlookers were not stupid. The part around the red color exterior was already wasted. Who would be so stupid to buy it?

Even Dong Xuebing felt this man was ridiculous. 30,000 RMB? No one will buy it at 3,000 RMB!

That man gave the crowd a stare and told the shop assistant: “I will keep it for myself! I can afford it!”

The shop assistant looked at that man and continued grinding the back of the stone. Screech……. Screech…….!

The crowd lost interest in that stone and left to pick the uncut stones. Some of them were chatting among themselves.

Suddenly, that was a loud gasp!

When the shop assistant made a few deep cuts, he let out a loud “Wow!” and attracted the people nearby. The crowd looked at the cut surface and exclaimed!

Red!

The inside of the stone was red!

It was bright red, and the density of the red color was dense. This was the highest-grade Chicken-Blood Stone, Big Red Coat!

Dong Xuebing was also stunned. Who would expect the part where there was almost no red color on the surface will be bright red inside? This stone was not a big piece, but the red color parts were enough to make a seal. A Chicken-Blood Stone Big Red Coat Seal!

That man started laughing! He would earn a few hundred thousand!

The color and density of the red were scarce!

Dong Xuebing finally got his chance. BACK! BACK! He used two BACKs in a row!

……

The scenes flashed before Dong Xuebing’s eyes!

It was two minutes ago!

“Damn! This is my second stone! Anyone wants to buy this stone? The back of the stone is still not cut. You all can try your luck. I had paid 80,000 RMB for this stone, and I am selling it at 30,000 RMB now!”

“Just cut it yourself!”

“Hahaha, who will buy it?”

“If you are selling it for a few thousand, maybe you will get a buyer.”

The man had given up hope on this stone. He was thinking of lowering his losses. But he knew the people there were not idiots. No one would want to buy this stone. He thought to himself. Since no one is willing to buy, he might as well keep it for himself. He turned to the shop assistant.

“Wait a minute.” Someone among the crowd said.

That man turned and asked. “What is it? You want to buy this stone?”

It was Dong Xuebing. “I am interested in this stone. But the price you asked for is ridiculous. I can buy an uncut stone with 30,000 RMB. Why should I buy this from you?”

That man looked at Dong Xuebing and knew he was a noob in stone gambling. However, he was overjoyed when he saw Dong Xuebing was interested in buying this stone. He asked. “Alright. Make an offer.” That man did not want to continue cutting the stone. He knew this stone would worth only a few thousand if he carries on cutting it. He might as well sell it.

Dong Xuebing was lazy to bargain with him. “10,000 RMB.”

The crowded was shocked. They thought this person was crazy. 10,000 RMB was enough to get a small uncut stone.

That man was laughing in his heart. “No. At least 25,000 RMB.”

Dong Xuebing laughed. “Forget it.”

“Wait!” That man tried to bargain a while more, but in the end, he sold the stone to Dong Xuebing at 10,000 RMB.

Dong Xuebing took out 10,000 RMB from his bag and gave it to that man. That man was overjoyed as he had minimalized his losses. The crowd looked at Dong Xuebing and shook their heads. This person must not know anything about stone gambling. He doesn’t even know the market price of Chicken-Blood Stone.

Dong Xuebing looked at that shop assistant. “Can you help me cut it?”

The shop assistant nodded. He also does not believe this stone would be red inside. He carried on cutting the stone from another angel.

1 cut……

2 cuts……

3 cuts…….

The shop assistant only made 3 simple cuts!

But after the third cut, everyone drew in a deep breath!

The whole surface area was bright red!

Sudden! This was too sudden! No one was prepared for this to happen!

1 second…… 2 seconds…… 3 seconds……

The crowd looked at each other and were speechless!

This was not a waste stone! This was the top-grade Chicken-Blood Stone!

The man, who sold this stone to Dong Xuebing, turned green! He hit himself on his lap in regret. Why did I sell it? Why didn’t I continue?!

This is stone gambling. No one knows what is inside an uncut stone.

“Young man, do you want to sell this Big Red Coat?” The shop assistant asked and then run out to get his boss.

A young man said: “I offer 400,000 RMB!”

A middle-aged man asked: “550,000 RMB! Are you selling? If you agree, I will write you a cheque now!”

“Sell it to me at 550,000 RMB!”

Big Red Coat was extremely rare, and the crowd started to make offers.

Dong Xuebing was not in a rush to sell it. He listened to the offers patiently.

The boss arrived at the backyard. “Big Red Coat? Where is it?” The boss saw the half-cut stone on the floor and squat down to get a closer look. He nodded: “This is a quality stone. Young man, this stone belongs to you? You are very lucky. I do not know about how much other people offered you, but I have a 700,000 RMB cheque with me. Do you want to sell it?

Everyone heard 700,000 RMB and stopped making offers.

Dong Xuebing was jumping with joy in his heart. He thought for a while and nodded.

With this 700,000 RMB, Dong Xuebing’s total assets had reached 2.7 million RMB!

It is sufficient to set up a small auction company!

Chapter 150 – Blasting!

It was before 5 pm.

Dong Xuebing walked to the nearest bank to deposit his 700,000 RMB cheque. After leaving ICBC bank, he went to a random restaurant along the streets to have his dinner. After dinner, he called Qu Yunxuan. “Aunt Xuan, I have a piece of good news to tell you. I made 700,000 RMB from Chicken-Blood Stone gambling. We should have enough money to set up our auction company.”

“……”

“Aunt Xuan?”

“……”

“Xuan Xuan, can you say something?”

“What do you want me to say? I don’t want to talk to you!”

“Haha, I am still waiting for you to praise me.” Dong Xuebing was feeling good with the result. He had used 2 BACKs and still have 10 BACKs left. “We have enough money now. After the money is credited into my account tomorrow, I will transfer it to you. You can start thinking about where you want to register the company and who you want to hire. I will just provide you with the funds.”

“Xiao Bing, tell me honestly. Who did you learn antiques and stone gambling from?”

“Errr…… I worked part-time at the Antique Market in the past. I am a fast learner.”

“But all those experts are not as good as you. Which expert can make so much money like you? Did you rob the bank?! No, even robbing the bank might not even get you so much money! Stone gambling is very risky, and you can make 700,000 RMB easily? You can find real antiques in the past too. It’s been only a few hours since I talk to you about my plans. I feel you are much better than those experts. You seem to have changed. I…… I don’t even know what to say!”

Dong Xuebing laughed. “What’s wrong with me making more money? Are you happy?”

“Of course, I feel happy for you.”

“Aunt Xuan, how about praising me a bit? Can you call me ‘that’ as praise?” Dong Xuebing was asking Qu Yunxuan to call him ‘hubby’ or ‘brother.’

“Go to hell! You want me to hit you?”

“Huh? I had contributed so much to our family. Shouldn’t I get some rewards?”

“Idiot. Who is your family? Haha.” Qu Yunxuan was in a good mood and kept laughing.  “Idiot, since you are so capable, why do we still need to set up a company? You can just go stone gambling or go find real antiques in the antique markets. Money just seems to be flowing into your pocket.”

Dong Xuebing was speechless. He can’t be using all his powers to make money. “Errr…… we still need to set up a company. Furthermore, I can’t be so accurate every time. Finding antiques depends on luck.” What he said was true. If his luck was not good today, that top-grade Chick-Blood Stone might not be his. “After our auction company is set up, I will go and look for more antiques to let our company sell.”

“Hmm.” Dong Xuebing could tell Qu Yunxuan was looking forward to the opening of their auction company. “We have enough funds now. I will start researching the location of our company and look for antique experts. It should take at least 2 months. We do not need the money now. You can use the money to look for more antiques or rare stones first. It’s much better than leaving the money in the bank.”

Dong Xuebing thought for a while. “Ok. Let me think about what other ways I can increase our funds.” After chatting for a while, Dong Xuebing said. “Aunt Xuan, I got to go. My branch’s leader will be giving us a briefing for tomorrow’s exchange program.”

“How long will you be in Lin’an?”

“3 days. Why?”

“I will fly there to look for you tomorrow?”

“Oh…… you miss me?”

“I want to hit you! Who misses you?!”

“You don’t miss me? Then why do you want to come here to look for me?” Dong Xuebing knew Qu Yunxuan was shy to admit it, and he laughed. “Haha, I don’t care if you miss me or not. I just know that I miss you badly. Call me when you reach. I will be waiting for you.”

“Ok.”

After keeping his phone, Dong Xuebing took a taxi back to the hotel. Along the way, he was thinking of what he should do with his 2.7 million. Buy a random share? No. what if the stock market collapse? The stock market had not been stable recently. Aunt Xuan had her savings trapped in the stock market. What about buying some financial products from the bank? But the interest for the short term is meager and it’s not worth it. Forget it. It’s only for 1 to 2 months. Just leave it in the bank.

Xiao Gao had returned with lots of shopping bags. He seems to have enjoyed himself.

“Chief Dong, how is your day?”

“It’s fine. Where did you all go today?”

“We went to Tianmu Mountain today.” Xiao Gao suddenly remembered something. “Oh, Chief Dong. The higher-ups said we will be visiting Lin’an State Security tomorrow at 8 am. The leader told us to wake up early, and we are not allowed to be late or take leave. After the visit, we can go wherever we want.”

“Ok. Thanks for telling me.”

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s phone rang. It was Xu Yan.

“Hello, Xiao Dong. Come to my room now.”

Dong Xuebing acknowledged and quickly go out of his room. State Security had booked all the rooms on the same level. Dong Xuebing walked to the end of the corridor and knocked on the door. Xu Yan opened the door to let him in. She did not close the door and left it wide open. This was to prevent others from gossiping even when their age difference was more than 20 years. They were both in the same government agency and got to take note of this.

“Chief Xu, I am here.”

“Have a seat first.”

Dong Xuebing sat down on a chair.

Xu Yan sat on the bed and smiled. “It’s not about work. My son knows that I am in Zhejiang and want me to get him a present. But he did not say what he wants. Haha, I don’t know what to get him. Xiao Dong, you are only a few years older than my son. Can you give me some suggestions?” Xu Yan is a divorcee, and her son is staying with her ex-husband. Her son will only stay with her once or twice a month.

Dong Xuebing nodded. “Your son should be still in school? Do you know what his hobby is or what he likes?”

Xu Yan thought for a while and smiled. “He likes to play PC games and online chatting. Kids nowadays are like this.”

Dong Xuebing suggested: “How about getting him a laptop? The new Apple 11inch laptop is very popular. It is light and thin. The specs might not be the best in the market, but it should be sufficient for him to play normal games on it. If your son plays the latest games, this mac-book air should suit him. The 64g version cost about 10,000 RMB.”

Xu Yan nodded. “He does not have a laptop. Ok. I will get this. But what’s the model again? What mac? 64g?” Xu Yan does not know English or the latest technology products. “Xiao Dong, can you accompany me to buy this laptop after the exchange program tomorrow? You know much more about computers than me.”

Dong Xuebing nodded.

The next morning.

Xu Yan led the team to the Lin’an State Security bureau. Everyone knows this was only a formality and it ended after an hour. After leaving the bureau, Xu Yan announced to the team that they are free to go wherever they want. Then she went to a nearby shopping mall with Dong Xuebing to buy the Apple laptop. There were still available stocks, and Xu Yan paid for it.

It was only 10.30 am.

Xu Yan asked. “Xiao Dong, where are you visiting today? Tianmu Mountain or Daming Mountain?”

“I still have not decided yet.”

Xu Yan laughed. “Want to go to Changhua mines with me? I heard the scenery there is beautiful. I had come here once, but I did not have the time to visit Changhua.”

Dong Xuebing did not want to go. Aunt Xuan should be arriving in the afternoon. If he goes to Changhua, he might not be able to fetch Aunt Xuan. But he also does not want to reject Xu Yan. After all, she had helped him a lot. Dong Xuebing thought for a while and said: “Ok. I will be your bodyguard today. Haha, I also want to see how they mine Chicken-Blood Stones.”

Changhua county.

Guoshi village at the foot of Yuyan mountain was a wealthy village because of Chicken-Blood stones. All the villagers there lived in 4 story houses.

There were a lot of shops along the streets and alleys selling Chicken-Blood stones.

After they reached, Xu Yan and Dong Xuebing visited a few Chicken-Blood stone shops. There were a lot of high-quality stones there, and they were expensive. A Big Red Coat seal cost 1.5 million RMB. There was also a 2 meters wide Chicken-Blood stone artifact. The price of this artifact was 10 million RMB.

“Xiao Dong, let’s go up the mountains.”

“Ok. Please be careful.”

They walked on a trail towards Yuyan mountain. But after walking for a while, they were stopped by two villagers. “Outsiders cannot enter.”

Xu Yan smiled: “We are only going in to look at the mines.”

The older villager shook his head and pointed to a sign. “This place is dangerous.”

Dong Xuebing took out his work pass. “We are working for the government and will not give you all any trouble. We are here for sightseeing.”

The villagers exchanged looks and said. “Fine. I will show you all around.” Civil servants can still be trusted.

Dong Xuebing and Xu Yan walked up towards the mountain on the dirt trail.

After climbing up the stone steps, they reached the mines. It was shocking. The right side of the mountain had been dug away. On the other side, part of the mountain peak was gone. The miners must have used explosives to blast it away. The two villagers said that the empty plot of land in front of the mine used to be a mountain peak. But because they had mined that area and it was on the verge of collapsing. So, they used explosives to blast it away.

Around the mine, there was a metal fence with a blue color signboard. Danger! No entry!

But the villager still brought Dong Xuebing and Xu Yan in. “Our mine is in front.”

Xu Yan asks curiously: “Your mine?”

“Yes. Many of the mines in the mountain were leased by us and the few villages nearby. We pooled our money to lease it. Outsiders are not allowed to own the mines here. Only the locals can rent it from the government. But the locals can sub-let to other people.” No wonder all the villagers in this village are so wealthy.

Suddenly, Boom!!!! Boom!!! Boom!!! There were a few loud noises.

Dong Xuebing opened his eyes wide. “They are blasting the mine?”

“No. This is not the sound of blasting.” The villager looked towards the direction of the sound. “It’s just some kids playing with firecrackers.” He turned to the other villager and said: “Go and chase those kids away. How can they come here to play with firecrackers? It is too dangerous!” It was still considered Lunar New Year, and unlike Beijing, there were no restrictions on firecrackers here.

After a while, the older villager brought Dong Xuebing and Xu Yan to their mine. The entrance was a cave, about the height of a grown man. Standing at the entrance, they could hear lots of knocking sounds. There seems to have lots of people working inside. The air is filled with gasoline smell, and tools were left all over the floor.

The Villager said. “It is dangerous inside. There will be a blasting later. If you want to see how the inside of a mine looks like, you can go there.” He pointed to another entrance, not far away. “Come, I will show you the way.” That entrance was about the same. But the only difference is that mine is only 10 meters deep. They could see the end of the mining tunnel from the entrance.

Xu Yan asked. “This mine is abandoned?”

The villager explained: “Yes. This is the mine rented by Old Ye and some villagers from my village last year. But they had mined for a few months, but not a single Chicken-Blood Stone has been found. They lost a lot of money. This mine is some distance away from the main vein. Even if they dig deeper, they will not find any Chicken-Blood Stones. That’s why they decided to stop digging.”

Dong Xuebing asked. “There are no Chicken-Blood Stones in there?”

The villager replied: “Chicken-Blood Stone is not found everywhere. It still depends on luck. There are a lot of abandoned mines around the mountain. Errr…… These cannot be considered abandon mines. There is still a possibility of finding Chicken-Blood Stones inside. Those villagers who had rented these mines are still looking for people to take over them. If the price is right, they will transfer ownership immediately.”

They entered the mine with a torchlight. Dong Xuebing looked around, and he saw a pile of explosives in a corner. “Why are there explosives here?” The explosives were stacked in the innermost corner. The number of explosives is enough to blast a small hill away. Dong Xuebing immediately step in front of Xu Yan to protect her.

The villager calmly replied. “Don’t worry. These explosives have been modified and cannot be lit with fire. You must use a detonator to set them off. Our explosive storage is quite far from here. That’s why we will store all the explosives needed for the day here. Without the detonator, you will be safe even if you throw a cigarette butt there.”

“Oh, ok.” Dong Xuebing felt better.

Xu Yan was not worried at all. She seems to know about this.

The walls of the abandoned mine were ‘clean,’ and there was not a single strain of red color on it. Dong Xuebing touched the walls and thought to himself. Those villagers should have rented the mines for 1 year, and it cost at least a few million. It’s such a waste. The risk of renting mines is far higher than Chicken-Blood Stone gambling.

After staying in the mine for a while, the villager brought Xu Yan and Dong Xuebing out.

“Haha, I have learned a lot today.” Xu Yan said to the villager. “Thank you for bringing us around.”

The villager smiled. “You are welcome.”

Xu Yan’s curiosity was satisfied: “Xiao Dong, let’s go back.”

“Ok.”

Xu Yan and Dong Xuebing walked towards the footpath leading down from the mountains. That villager also went to his mine.

Suddenly, Dong Xuebing saw those kids lighting a firecracker nearby. Bam! It was a double-explosion firecracker. Those kids had placed the firecracker at an angle, and the firecracker did not fly towards the sky. Instead, it flew into the abandoned mine filled with explosives!

The next moment!

BOOM!!!!

The whole mountain shook!

Dong Xuebing eardrums almost burst. He was shocked. “What happened?”

The people in the other mines were also shocked. “The explosives had gone off! It’s the explosives!”

“What happened? Who set off the detonator?”

“Is anyone hurt?!”

It was chaos on the mountain. Everyone was running towards the sound of explosion with their tools in hand. The villager who brought Dong Xuebing and Xu Yan around was one of them.

Dong Xuebing looked at Xu Yan and asked: “I thought flames will not set those explosives off?”

Xu Yan’s face had also changed. A few minutes ago, they were still inside that mine. It was a close shave. “It’s hard to set off the explosives with fire. But I know firecrackers are similar to a detonator. Although it’s hard, firecrackers should be able to set those explosives off.”

Dong Xuebing almost cursed out loud. They narrowly escaped death! Those brats!

“Let’s go and take a look!” Xu Yan walked back towards that abandoned mine.

There was a crowd outside the mine. But no one dares to enter it as they were afraid there would be a second explosion.

“It’s those kids!”

“Firecrackers can set off explosives? Damn! If I know about this earlier, I would have chased them out of the mountains!”

“Yes. It’s too dangerous. Luckily no one is hurt!”

The kids were in shock. All of them were dumbfounded and sitting on the floor crying.

Dong Xuebing and Xu Yan stood behind the crowd and saw the villager who brought them around, shining his torch into the mine. “There should not be anyone inside. I had left this place with two government people just minutes ago. No one had entered after I left. We…… Huh? Ah…… This is……” The old villager’s voice started shaking. He stood outside the mine in a daze.

“What’s wrong?” The person beside him looked into the mine and was stunned.

Dong Xuebing also looked into the mine. Wow! Wow! Wow!

Blood!

There was blood everywhere!

It was not a human’s blood! It was Chicken-Blood Stone’s blood!!!

There were too many explosives inside, and the explosion was too powerful. Part of the roof of the mine was blasted off. Pieces of rocks were everywhere. This was normal. But what was shocking was all the small pieces of stones were red in color! It’s Chicken-Blood Stones!

The old villager exclaimed: “This is not an abandoned mine! This mine is much better than my mine!”

“Oh! Old Ye’s losses are too big!”

“Such a waste! So many Chicken-Blood Stones are damaged!”

Dong Xuebing had learned how the miners mine Chicken-Blood Stones from the villager earlier. The miners do not use a large number of explosives to blast the mining cave. They must use mining picks to dig out a small hole around the Chicken-Blood Stones and use small amount of explosives to blast them. Chicken-Blood Stones are softer and will break easily. A 5kg Chicken-Blood Stone might worth 100,000 RMB, but 5kg of small Chicken-Blood Stone fragments are worth less than 1,000 RMB.

Everyone felt sorry for Old Ye. If there was no explosion and they carried on mining this mine…… they will be able to get lots of Chicken-Blood Stones!

But now…… everything is gone!

Dong Xuebing felt the blood rushing to his head. Opportunity! This is an opportunity to make money!

BACK! BACK! BACK!

……

The scenes flashed before Dong Xuebing’s eyes! Time had returned to 3 minutes earlier!

“Haha, I have learned a lot today. Thank you for bringing us around.”

“You are welcome.”

“Xiao Dong, let’s go back.”

The moment Dong Xuebing returned back to his senses, he started running forward. Xu Yan and that old villager were stunned. They do not know what Dong Xuebing was doing. 5 steps…… 10 steps…… 15 steps! Dong Xuebing reached that group of kids. One of them was about to light a Double-Explosion firecracker. Dong Xuebing quickly kick the firecracker away. “What are you all doing? Do you all know what this place is? What happens if you all set off the explosives stored here? Ah?”

The group of kids was shocked.

Dong Xuebing stood there with a stern look on his face. “Go home now! Stop playing with firecrackers here!”

The old villager walked over. “Didn’t I tell you all to get away from here? Go home now!” The old villager said, but he did not think that firecrackers can set off the explosives.

The few kids started running down the mountain, and Dong Xuebing was relieved.

“Xiao Dong, let’s go back.” Xu Yan laughed.

Dong Xuebing turned and look at that abandoned mine, before walking down the mountain with Xu Yan. At the foot of the mountain, he told Xu Yan that he will be meeting a friend in a while. Xu Yan smiled and nodded. She told Dong Xuebing to go ahead, and she left in a taxi towards Daming Mountain.

After Xu Yan left, Dong Xuebing immediately call Qu Yunxuan. “Aunt Xuan, where are you now?”

“I just arrived and was about to call you. Where are you meeting me?”

“Come over to Changhua Guoshi Village now. Quick.”

“Why? Are you in a hurry?”

“Of course. Just get over here now. It’s urgent. I will be waiting at the foot of the mountain!”

Noon.

Qu Yunxuan arrived at the foot of Yuyan mountain. Dong Xuebing had not seen Qu Yunxuan for a few days, and she looks prettier. When Qu Yunxuan saw Dong Xuebing, she gave him a slap to the back of his head. “What’s the rush? Is there a need to call me so many times? Don’t you know how far this place is from the airport?”

Dong Xuebing held her hand. “I don’t have much time. Let’s go up the mountain. There is an opportunity to make money!”

Qu Yunxuan looked at him puzzledly. “Tell me the details.”

“I saw a mine, and I need to take over it. I guarantee that we can make money from this mine.”

“How do you know?”

“I can tell. Just trust me.”

“But we still need to set up our company. If you take over this mine, how are we going to set up our company?”

Dong Xuebing thought for a while. “Let’s discuss with the owner first and see if we can rent it for 1 or 2 months. You also need some time to prepare for our company. When we make money from this mine, we can set up a bigger company.” Dong Xuebing does not know whether the deeper part of the mine has Chicken-Blood Stones. He only knows the area near to the explosives has lots of stones. That’s why he decided to rent the mine for 2 months.

West mining area.

Dong Xuebing and Aunt Xuan returned to the abandoned mine, and he showed her around.

Qu Yunxuan looked around the mine. “This is the mine you are talking about? Didn’t they stop mining?”

“Hey, who are you?” A middle-aged man asked as he shines his torch at Dong Xuebing and Qu Yunxuan. “Why are you two in my mine? There are lots of explosives here, and it is dangerous. Get out of here now.” The man was in his 40s, and he should be “Old Ye’, the owner of this mine.

“This is your mine?” Dong Xuebing looked at him. “Can you make the decisions here?”

Old Ye frowned: “What do you want?”

“Let’s talk outside. It’s too dark here.”

After walking out of the mine, Dong Xuebing met that old villager. The old villager asked: “Why did you come back?”

Dong Xuebing replied. “It is about this mine. My friend is interested in renting it.”

The villager was confused. He had told Dong Xuebing that this was a useless mine, and there were no Chicken-Blood Stones. Why did he still ask his friend to rent it? But Old Ye was around, and he did not say much to Dong Xuebing. He just nodded and walk away. A few other villagers heard their conversations and shook their heads. Everyone there knows about this mine. They had tried mining for several months, but there was not a single Chick-Blood Stone.

Old Ye was the happiest. He had tried to look for someone to take over the mine for weeks, and he finally found someone who is interested!

“Young man, Miss, come over and have a seat.” Old Ye took out a few stools. “You all want to rent this mine?”

Dong Xuebing replied. “That’s right. But it still depends on the price. How long have you leased this mine? One year? Two years?”

Old Ye said. “I had leased this mine for a year, and there are still 5 months remaining. If you all are interested in renting it for 2 years, I can go and apply for an extension when my lease is up.”

Qu Yunxuan did not say anything as she did not know what was going on. She also did not know why Xiao Bing wants to rent that mine.

Dong Xuebing said. “We are thinking of renting it for 2 months. What is the price?”

Old Ye frowned. “2 months? It’s too short.” Normally people would rent the mines for years. The shortest he had seen was also 6 months. No one would rent it for 1 to 2 months. “If you all are renting it for 5 months, I can give you a good price. How about 4 million?”

Dong Xuebing shook his head. “We do not have so much money. How about 1.5 million RMB for 2 months?”

“No way. It’s too low.”

“I heard about your mine. There is not a single Chick-Blood Stone found in the past 6 months. 1.5 million is a good price.”

“Even if there are no Chick-Blood Stones, there might still be some deeper inside. Also, you can sell other stones found in there.”

Dong Xuebing replied firmly. “I only want 2 months. If not, the deal is off.”

Old Ye also know that this mine was worthless. He could not even recover his losses if he carries on mining. He thought for a while and said. “Fine. 2 months. But 1.5 million is too low.” It’s not easy to find people to take over this useless mine. “2 million for 2 months. This is the best price I can give you.”

Dong Xuebing frowned. “If this is a better mine, it will be worth 2 million. But this mine is……”

Old Ye interrupted him. “I will charge you lesser for the workers, machinery, and transportation. You all are not locals, and it’s hard for you all to hire workers here. I still have workers working for me. All you need to do is to hire someone to supervise them. I am well known around here, and you can rest assured.”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan smiled. “You can decide. I don’t know anything about this.”

“Ok.” Dong Xuebing said. “2 million RMB for 2 months. When can we sign the contract?”

“I need to speak to the other villagers first. But it should not be a problem. We should be able to sign the contract tonight.”

Dong Xuebing did not need to wait until night. Later in the afternoon, Old Ye and another villager came to look for Dong Xuebing to sign the contract. They seem to be desperate to offload this mine. After signing the contract, they discussed the wages of the workers and rental of the machines, before leaving the mining mountain.

At the foot of the mountain.

Dong Xuebing said. “Aunt Xuan, hire someone to watch over the mine. We still have 700,000 RMB and should be enough for the workers, explosives, and transportation. Hahaha, we will be able to set up a big company after two months!”

Qu Yunxuan was still in doubt. “This is all our money. Are you really going to use it on this mine? That mine seemed to be……”

“You cannot judge the mine from the exterior. You will know after we start mining!” Dong Xuebing had seen lots of Chick-Blood Stones fragments with his eyes!

They will surely hit the jackpot this time!!!

Tianmu Mountain

Lin’an District

Chapter 151 – Future Career Path

A few days later, Dong Xuebing returned to work after the Zhejiang trip.

Dong Xuebing was exhausted. He did not visit any tourist attractions in Lin’an during the few days there. He spent the past few days going around the Chicken-Blood Stone mines, learning the ropes of mining, and the value of the uncut stones. He also had to apply for explosives from the local authorities. He had only returned to Beijing the day before and went straight to bed. He woke up at 7 am this morning and went to work. Seeing that all his staff members were not in, he played Minesweeper in his office.

Aunt Xuan did not return with him. She remained in Lin’an to supervise the mining.

Ring, ring, ring. It was about the time when the staff arrived at work when Dong Xuebing’s phone rang. He looked at the number. It was Qu Yunxuan.

“Hello, Xiao Bing. After preparing for a few days, we started mining this morning. One of the miners drilled a hole on the wall you instructed and……” The reception on the mountain was not good, and there were lots of interferences. “…… the explosives had been set. We will be blasting soon. Is there really no problem? We had spent tens of thousands on this mine. If there are no Chicken-Blood Stones, our 2.7 million will go down the drain.”

Dong Xuebing was also nervous. “Err…… There should be Chicken-Blood Stones.”

“You were still very confident yesterday. How come you don’t sound so confident today?”

“Huh? Errr…… there will be Chicken-Blood Stones in there.”

“Then…… I will set off the explosives?”

“Ok. Move further away and cover your eyes.”

Many miners, including the old villager and Old Ye, were standing outside the mines looking at them. They were talking among themselves. This was a new mine, and they had not found any valuable stones in there. Most of the people there were curious to see if there were any Chicken-Blood Stones.

“It’s starting!”

“Move back, everyone!”

It was quiet over the phone. Dong Xuebing cloud hear his heart beating. He closed the Minesweeper’s window and waited.

Boom!!!!

A loud blast was heard over the phone!

5 seconds later……

10 seconds……

15 seconds……

Dong Xuebing could only hear footsteps and echo over his iPhone4. It sounded like someone was walking in a cave.

Suddenly, there was a commotion. Qu Yunxuan shouted excitedly. “Xiao Bing! Xiao Bing! I can see the rocks from the blast!” It was the sound of panting. “Ahhh! Blood! The stones are all Chicken-Blood Stones! There are more at the back! The walls of the blasted part are all red! These are all raw Chicken-Blood Stones! You are terrific!”

Dong Xuebing could hear the background. “Wow! This loosens rock from the blast is worth at least 500,000 to 600,000 RMB!”

“Impossible! How is this possible?” It was Old Ye’s voice. He was frustrated. He had mined for a few months and did not discover even a single piece of Chicken-Blood Stone. He wanted to cut losses and rented out the mine. But after renting out the mine, the first blast they discover Chicken-Blood Stones and the whole wall of the mine were full of these stones!

Dong Xuebing exhaled and said: “Haha, Aunt Xuan, you should be assured now.”

“We manage to recover most of our cost on the first day. If this carries on, we should be able to double our investment in 2 months!” Qu Yunxuan’s voice was trembling from excitement. “Xiao Bing, I will not be coming back today. I need to stay here to watch over the mine. I don’t trust anyone else. Ok. That’s it. I still have lots of work. Just focus on your work and leave everything here to me.”

Dong Xuebing acknowledge. “You must watch out for your own safety. Don’t go up the mountain at night and stay away from the explosives.”

“I know. You must also take care of yourself in Beijing. Remember to off the stove after cooking and wash your underwear and socks.”

“Ah! Why do you have to say these?”

“If I go back and see all your dirty underwear and socks lying around, I will beat you to death. Hahaha.”

“I know what to do. Bye!”

After hanging up, Dong Xuebing looked up at the ceiling and laughed. This Chicken-Blood Stone mine should be able to generate lots of money. He does not have any spare cash with him now and can stop thinking about making money for the time being. He should think about his career path. He had joined the Party, participated in the training course organized by the Party School, got promoted to Deputy Section Chief and gotten lots of credits. What should be his next short-term goal?

After thinking for a while, Dong Xuebing looked at his watch and walk out of his room to the main office to assign the work to the staff members.

After assigning the daily tasks, Tan Limei cheerfully said: “Chief Dong, Secretary Yan had quiet down when you are not around. He came by our office a few times, but other than work, he did not say anything else. Most of the time, he will just call us if there is any work for us. He seems to be avoiding coming to our office. Haha, this type of person should be taught a lesson before they know how to behave!”

Chang Juan added. “That’s right. Let’s see who else dares to bully the General Affairs Office!”

If this were another department, Tan Limei and Chang Juan would never say these things in front of everyone. But they know Chief Xiao Dong will protect them. He will not even scold them when they make mistakes.

Dong Xuebing held back his laughter: “Stop talking nonsense. It’s time to start work. Be more serious!”

“Ok!”

“Yes, Sir!”

Wang Xin loves working in the General Affairs Office. It was not easy to meet a leader like Dong Xuebing.

At about 10 am, Dong Xuebing brought a document to Xu Yan’s office. On his way to her office, everyone he met greeted him. Even those who were of higher rank than him greeted him. After so many incidents, no one in the branch dares to go against Chief Xiao Dong. It was proven. Zhou Guoan, Guo Shunjie, Yan Lei……. Everyone that clashed with Chief Xiao Dong did not have a good ending.

Xu Yan’s office.

Dong Xuebing placed the document on Xu Yan’s desk. “Chief Xu, Director Li had asked me to pass this to you.”

Xu Yan nodded and continued her work without looking up. “Place it there. I will look at it later.” She suddenly remembered something and looked up at Dong Xuebing with a smile. “Oh, my son loves the Apple laptop you helped me pick. He even gave me a hug and a kiss. Haha, he spent the past two days at my place playing with the laptop. Thank You.”

Dong Xuebing quickly said: “Don’t mention it.”

Seeing Dong Xuebing did not leave her office, Xu Yan put down her pen and asked: “Is there anything you want to ask me? Have a seat.”

Dong Xuebing sat down with his back straighten and smiled embarrassedly. “Chief Xu, a few days ago…… I have been promoted to Deputy Section Chief…… Will my position move up?” Deputy Chief of the General Affairs Office was a position for those without ranks. It’s a position without official title.

Xu Yan pointed at Dong Xuebing, slightly pissed. “You come here to ask for a better position?”

Dong Xuebing coughed embarrassedly. He only dares to mention this to Xu Yan and not other leaders. “No….. Errrr…… I am only asking…… Hahaha, it’s just a casual question.”

Xu Yan almost laughed. “You still dare to ask? Ask yourself, how long have you entered the Party? Ah? How long has it been since you become Deputy Section Chief? Ah? How long has it been since you entered the Party School? Ah? How long has it been since you become Deputy Chief of the General Affairs Office? Ah? Almost all the leaders have been complaining to me. You are still not satisfied at the rate you are moving up? What do you want now? Thinking of a Deputy Section Chief’s position? I know you have made many contributions to the branch, but you must still abide by the rules.”

Dong Xuebing nodded and kept quiet.

“You…… Stop thinking about all these for the next 3 years. You need more experience. We will talk about this 3 years later.”

Dong Xuebing also know that he had moved up too fast, and his foundations were not strong. He had only entered the government service for 4 to 5 months and had been promoted from a staff member to a Deputy Section Chief. This was a first in the branch. There was no way for him to get promoted to Section Chief without 2 to 3 years of experience. All he could do now was to wait.

But……. 3 years!

The ambitious Dong Xuebing was not willing to wait even for one year!

After leaving Xu Yan’s office, Dong Xuebing was deep in thoughts. How can he get promoted fast? Does he really need to wait for 3 years?

Dong Xuebing walked backed to the General Affairs Office and stopped outside suddenly. His eyes brightened up and smacked his forehead!

Since I can’t be promoted in the State Security, why can’t I move to another agency?

Dong Xuebing suddenly sees a clear path in front of him. State Security is a specialized unit, and the career path is fixed. The chances of moving up the ranks are slim and do not have much authority. It is also not a mainstream government agency. It is almost impossible to enter the Central Government from State Security. But Public Security is different. Although it’s hard to be transferred from the State Security to Public Security, it’s still possible. After all, both agencies are from the same Police system, and Public Security has more options to move up. The departments in Public Security have more authority compared to State Security, and this was Dong Xuebing’s best option!

An idea formed in Dong Xuebing’s mind.

Transfer to Public Security system! Even if he could not get a leader’s role, he must also try to be transferred!

This will be Dong Xuebing’s future career path!

Chapter 152 – Magic!

At 4 pm. Dong Xuebing report off earlier with his briefcase.

This was the first time Dong Xuebing going back early. He could not focus on his work as he was thinking about moving up the ranks.

Leaders in the government service have some special privileges, but the General Affairs Office’s leader is different. The General Affairs Office oversees the branch’s backend support and administrative work. The leaders of the branch might call anytime. If the Chief of the General Affairs Office is not around, who else can they find? The General Affairs Office is unlike the Political Section or the Commission for Discipline Inspection, where the leaders have nothing to do. No one from the General Affairs Office dares to report off early. This will leave a bad impression on the higher-ups. But the one who reported off early was Chief Xiao Dong. Even Chief Zhen might not say anything.

After reaching the bus stop, Dong Xuebing rubbed the bridge of his nose. It will not be easy to be transferred from State Security to Public Security. His relationship is close to the leaders of the branch and has many credits under his belt. But it was also because of his credits, Xu Yan and Zhen Anguo will not let him go. They will not help him to get the transfer. He needs to look for someone else to help him.

Who should he look for?

Who else? Xie Huilan was the only person whom he knew could help him.

That’s right. Other than Xie Huilan, no one else have the connections to help Dong Xuebing. This was not transferring from one department to another. This was moving from one agency to another agency. Even Chief Zhen and Xu Yan might not be able to do it. They do not have authority. During the lunch with Xie Huilan at Wang Fu Restaurant, the City’s Party and Standing Committee member and Public Security Chief, Feng Xueliang, spoke to Sister Xie. If Feng Xueliang was able to help, then there will be no problem for his transfer.

Dong Xuebing knew who to look for help, but how should he ask?

Dong Xuebing had saved Xie Huilan’s life, and if nothing else happened, he would have called her straight. But he was caught doing despicable things to her stockings. He was too embarrassed to ask her for help.

Dong Xuebing thought for a while and called Xie Hao. “Hello, Xiao Hao, have you finish your class?”

Xie Hao, on the other line, replied excitedly. “Brother Dong, is there a fight, and you need my help? No problem! Where are you now? I will bring my men over!”

Dong Xuebing was dumbfounded. He had agreed casually and never expect Xie Hao to remember it. “What fight?! Stop thinking about fights! If your sister knows about this, she will beat you to death!” Xie Hao laughed, and Dong Xuebing continued. “I need to speak to you. If your classes have ended, let’s meet up.”

“No problem. Where are you now? I will go over!”

“Let’s meet at Bei Wei Road. It’s nearer to your school.”

After arranging the location, Dong Xuebing took a taxi over. Dong Xuebing did not tell Xie Huilan about Xie Hao creating trouble at the Western District branch, and Xie Hao called him several times to thank him. He even sends Lunar New Year greeting SMS on the last day of the Lunar New Year. After the Western District branch incident, they had gotten closer.

Bei Wei Road, T-junction.

Xie Hao, who was still in his uniform, was squatting by the roadside smoking.

Dong Xuebing alighted from the taxi and frowned when he saw Xie Hao smoking. But he did not scold him as he was not his family member. Also, Xie Hao would not listen to him. “Xiao Hao, have you waited long?”

“Oh, you are here.” Xie Hao stood up and snubbed the cigarette butt with his feet. “I just reached.”

“Did you skip school? I pass by your school just now, and there are no other students.”

Xue Hao smiled. “Brother Dong is looking for me, and I must be here early. Skipping one or two lessons is nothing.”

“You……” Dong Xuebing shook his head and laughed. “It’s not a big problem. I only want to ask you about your sister. Cough…… What’s with that look? Come, let’s talk on the way.” Dong Xuebing turned and walked towards the east direction. Xie Hao was looking at Dong Xuebing suspiciously, and Dong Xuebing asked. “Xiao Hao, Chief Xue…… is there anything she likes? Like a small present that will make her happy?” Dong Xuebing wanted to give Xie Huilan a gift and ask her for help. It will not be so awkward, but he does not know what Xie Huilan likes the gift must be worth less than 2,000 RMB.

Xie Hao thought for a while: “My sister likes to collect antiques.”

Dong Xuebing knows about this hobby of hers, but it is too expensive, and Sister Xie will not accept it. “Anything else?”

“Errr…… errr……” Xie Hao thought for a while. “Oh, recently, she likes to watch magic shows!”

Magic show? Damn! There will not be enough time for me to learn it. “Anything else?”

Xie Hao cursed. “Brother Dong, are you thinking of asking my Sister for help?”

Dong Xuebing nodded embarrassedly. “Yes.”

“Sigh…… you don’t need to overthink. You had saved my sister’s life and why do you still need to prepare gifts? She will surely help you.” Xie Hao took out his phone. “I will call sis now!”

Dong Xuebing quickly stops him. “No, no…… It’s hard for me to ask her. Never mind. I will speak to her another time.”

Xie Hao replied eagerly. “Brother Dong, what’s there to be shy? Fine. Why not I ask my sister out for dinner together? It’s almost dinnertime soon. You can see if you want to ask her over dinner. I will not interfere. Ok?”

Dong Xuebing thought for a while. “Fine. Thanks.”

“Hah, there is no need to thank me. I had said before. You had saved my sister, which means I owe you a debt too. I will treat you as real elder brother!” Xie Hao dialed his sister’s number on his phone. “Hello, Sis? I met Brother Dong just now. We are looking for a place to have dinner. You want to join us? …… What? He went to look for you again? …… no… I am with Brother Dong now…… He is meeting you for dinner? Ok. Where will you all be going? I will go over with Brother Dong…… I promise I will not cause any problems…… Fine….. Ok…… We will be there shortly. Bye.”

Dong Xuebing saw Xie Hao keeping his phone and asked. “Someone had invited Chief Xie for dinner?”

Xie Hao replied angrily. “It’s someone by the name of Wei Nan. His father is close to our family, and my grandfather wants to matchmake my sister and him. I have respect for Uncle We. His family is doing medical equipment business. But that Wei Nan…… Damn! I just hated him. He is not good enough for my sister, and my sister does not like him! Hmph! If it weren’t for my grandfather, I would have given him a kick to his face!”

Wei Nan? This name sounds familiar.

Dong Xuebing asked. “Your sister is in the government and is a Deputy Divisional Chief at her age. Even if she is looking for a partner, shouldn’t she look for someone in the government?”

Xie Hao replied: “That’s right. My sister also feels the same. But my grandfather does not like my sister to be in politics. He says my sister is a woman and should not be involved in politics. My grandfather is the head of the family, and everyone had to listen to him. That’s why it’s a miracle for my sister to remain single until now. But this time, my grandfather is serious. My sister might be forced to marry that Wei Nan! F**k!”

Dong Xuebing thought to himself. Sister Xie is from an influential family, and her marriage have to be arranged by her family. No wonder she is still single now. She does not want to marry a businessman and prefers someone working in the government.

Dong Xuebing felt unhappy when he heard Xie Huilan might be getting married. He was unhappier after he met Wei Nan!

Make Ximu Restaurant.

Xie Hao greeted a long hair guy, unwillingly. “Sis, Brother Wei.” Xie Huilan was around, and he dare not to be rude.

Wei Nan smiled and nodded. “Xiao Hao, who is this?” He looked at Dong Xuebing and felt he seems familiar.

Dong Xuebing was someone who holds grudges. He recognized Wei Nan immediately. Wei Nan was the leader of that group of people who were late at Han Hai Auctions. He even tried to chase Dong Xuebing away from his seat, but Dong Xuebing did not agree. Sister Xie’s grandfather wants her to marry this person?

Dong Xuebing was furious. He secretly admires Xie Huilan and does not want her to be with another guy. But he cannot show his anger in front of Xie Huilan. He smiled at Wei Nan. “Hi, nice to meet you again. How is that pearl necklace?”

Wei Nan remembered where he met Dong Xuebing when he heard the pearl necklace. He laughed. “Oh, it’s you. No wonder I find you familiar.”

Xie Hao looked at the both of them curiously.

Xie Huilan had just finished work and was wearing a lady’s suit. She smiled. “Xiao Dong, Wei Nan, you all know each other?”

Wei Nan was standing very near to Xie Huilan. “Yes. We had auctioned for that necklace I gave to Aunty at the auction house.”

Dong Xuebing nodded. “That’s right. We also fought over the seats.”

Wei Nan gave Dong Xuebing a look.

Xie Huilan narrowed her eyes and looked at both of them. “Let’s go in for dinner.”

Xie Hao could sense that Brother Dong and Wei Nan had something against each other. Before entering the restaurant, he whispered to Dong Xuebing. “Don’t you find him irritating? I feel like beating him up!”

Dong Xuebing laughed and entered the restaurant.

This was a high-class restaurant, and there were dress codes. Dong Xuebing was wearing a jacket, and he was fine. Xie Hao was still wearing his school uniform, but he did not care. He walked in front and pulled out two chairs. “Sis, Brother Dong, have a seat.”

Xie Huilan gave a cold look to Xie Hao.

Xie Hao unwillingly pulled out a chair for Wei Nan.

After ordering, Wei Nan asked with a smile. “Xiao Dong, on our way here, I heard from Huilan that you had saved her when she fell into the river? Thank you for saving her. If you arrived late, Huilan might be……”

Dong Xuebing was furious when he heard Wei Nan calling Xie Huilan so intimately. Wei Nan was about 30 years old and was much older than Dong Xuebing. But in his office, one of his subordinates was almost 60. Dong Xuebing treated people in their 30s as his peers. In the branch, other than the leaders, who else dares to address him as Xiao Dong. Even Political Section’s Chief Pang Bin called him Chief Dong. Who is this Wei Nan to call him Xiao Dong?

Xie Hao does not know why Dong Xuebing was angry. But he knew they had a common enemy. “You don’t need to thank him. My sister and I had thanked Brother Dong.” This sentence means ‘Who are you to thank Brother Dong on behalf of my sister?’

Wei Nan took a sip of his red wine. “I had to thank Xiao Dong. We will be getting engaged soon. If it’s wasn’t for Xiao Dong……”

Going to be engaged? Dong Xuebing was pissed!

Xie Hao almost cursed. He does not want Wei Nan to be his brother-in-law. His brother-in-law must be cultured and handsome. He must be holding at least a Divisional Chief rank. Xie Hao tried to piss him off. “Ah! Since you mentioned it, then you must thank Brother Dong properly. If Brother Dong had not given CPR to my sister, we would not be having dinner with her now.”

F**k! Dong Xuebing almost fainted. Why did you have to bring up about the CPR?!

Wei Nan’s hand shook, and his face turned black! CPR? His face looks like he had just swallowed 100 flies. When he gave the pearl necklace to Xie Huilan’s mother, she told him that Xie Huilan had never dated anyone in her life and told Wei Nan to cherish her. That means no men had touched her before, and she might still have her first kiss. This was also one of the reasons why he was determined to woo Xie Huilan. But now, he heard the words CPR! Even if it was to save her life, Dong Xuebing had kissed her!

Xie Huilan narrowed her eyes. “Xiao Hao, is your steak good?”

Xie Hao immediately knew his sister was angry, and he dare not to say a single word.

Dong Xuebing was also nervous. He also wanted to piss Wei Nan off, but he dares not mention anything about CPR. He must not say anything that would remind Sister Xie about the stocking incident. He still needed her help.

It was awkward.

A few seconds later, Xie Huilan took a sip of her wine and swirl the wine in the glass. “Chateau le pin. French 1990. I had seen this wine once at an auction. Did you bring this from home? Haha, this meal is cost around my 3 months salary. Wei Nan, don’t bring me to this fancy restaurant in the future. If not, I will not dare to dine with you. Do you understand?”

Wei Nan recomposed himself and nodded. “Ok. I will listen to you.” Xie Huilan’s tone was always so commanding, regardless she is speaking to her friends or colleagues. Wei Nan could not stand the way she speaks. He could only agree to her and had to accommodate her like her subordinates. Wei Nan likes everything about Xie Huilan, except for the way she speaks. He got no choice. His father might be a prominent businessman, but compared to Xie Huilan’s family, his father was too far apart. If it weren’t for Xie Huilan’s grandfather wanting Xie Huilan to get married to a businessman, he would never have the opportunity to meet her. Although he was unwilling, he had to give in to her.

With the change of the subject, the dinner was not so tense. Xie Huilan starts to talk about wine. She seems to be into red wine.

After the main course, the waiters started to serve desserts.

Xie Huilan wiped her mouth after dessert and looked at Dong Xuebing with a smile. “Xiao Dong, is there anything you want to ask me?”

Damn! I can’t hide anything from Sister Xie. This was not the right moment to ask her for a favour. Dong Xuebing could only shake his head.

Wei Nan glanced at Dong Xuebing coldly and then looked at Xie Huilan. “Huilan, I had booked a private room. Shall we go and watch a movie?”

Xie Huilan laughed. “It’s only a movie. You don’t need to call my mother for such a trivial matter in the future.”

Wei Nan smiled. He was afraid that Xie Huilan would reject him, so he called Xie Huilan’s mother before meeting her.

Xie Huilan looked at her watch and said. “Alright. I still have half an hour to spare. I will have work to do later. I will not be able to finish the movie and will have to leave halfway. It is nothing against you. Haha……”

Wei Nan replied: “It’s fine. Work is more important.”

Dong Xuebing was feeling jealous when he heard movies and a private room. But he was in no position to say anything.

“No, no…… I have something to say.” Xie Hao still remembers that he needs to help Brother Dong. “Sis, you must go back with me today. I have a few math problems which I don’t understand. You must help me.”

Xie Huilan laughed. “Since when you changed for the better?”

Xie Hao replied: “Didn’t you ask me to study hard?”

Xie Huilan looked at Xie Hao and Dong Xuebing. “Another day, alright?”

Wei Nan interrupted. “Xiao Hao, you can ask Xiao Dong to help you. The movie is starting.”

Xie Hao replied angrily. “Is watching movies more important than my studies? My Brother Dong is not good with Math, and I want my sister to help me. Sister, can you help me?!”

Dong Xuebing nodded with approval in his heart. This Xie Hao is too adorable.

Xie Huilan shook her head with a smile. She did not say a word and seems to be troubled.

Wei Nan had prepared today for a long time. He was pissed when he heard that Xie Huilan tells him that Xie Hao and the person who saved her life will be joining them for dinner. But when Xie Hao goes against him a few times, he started to frown.

1 second……

2 seconds……

3 seconds……

Xie Huilan suddenly laughed. “How about this? I become interested in magic recently. I watched the magic show segment on the Spring Festival Gala Night program 3 times. Haha, Wei Nan, didn’t you say you prepared a magic trick for me over the phone? My brother also knows some magic tricks. Why not you two compete? I will follow the winner. Alright?” Sister Xie had agreed to go out with Wei Nan, and it was hard for her to reject him. But she still wants to go back with Xie Hao.

Wei Nan smiled: “No problem!”

Xie Hao was surprised. “Huh? Brother Wei also knows magic tricks? Wow…… I would like to see it.”

“Haha, you can go first.” Wei Nan had heard from Xie Huilan’s mother that Xie Huilan had become interested in magic recently. He purposely learned a magic trick and wanted to perform to her in the cinema. But since Xie Huilan will not be able to finish the movie, he does not have to wait any longer. He was very confident with this magic trick. He spent a lot of money to learn this trick from a magician.

“Ok. I will go first.” Xie Hao took out a pack of cards from his school bag. He smiled and started to shuffle the cards. “Sis, I learned this trick recently, and I am sure that you cannot see through it.” Xie Hao did not look at the cards and showed it to Xie Huilan. “Sis, pick one card and don’t show it to me.”

Xie Huilan laughed and pulled out 5 of Diamonds from the pack.

Xie Hao took the card from her. “Alright. This is the card? I do not know what this card is.” He placed the card back onto the pack and shuffles it, before passing it to Xie Huilan. “Sis, shuffle the cards.”

Xie Huilan shuffled the cards for a while. “Alright.”

“Ok. Now, I will pick out the card you picked just now from the pack. Haha, you don’t believe me, right? Watch carefully!” Xie Hao confidently picks up the pack of cards facing down, and start throwing the cards one by one on the table. Suddenly he stopped and flip the top card. “This is the card you picked!” It was that Diamond 5.

Dong Xuebing also hope Xie Hao would win. After all, he was helping him. He immediately cheered: “Good.”

But Wei Nan said. “Hahaha, you did not look at the card when you pick it from Huilan. But you used your fingernails to make a marking at the back of the card. Am I right?” He picked up that card, and there was a fingernail marking at the back. “This is how you pick out the earlier card, right?”

Dong Xuebing cursed in his heart. This guy knows his stuff.

Xie Huilan laughed. “Oh, I see…….”

After being exposed, Xie Hao got angry. “It’s your turn! Show me your trick!”

Wei Nan smiled confidently and turned his body slightly towards Xie Huilan. He then took out a black handkerchief from his suit’s pocket. “Watch carefully. I am only holding on to a handkerchief and nothing else.” He waved the handkerchief around and saw Xie Huilan nodding. Then he reached underneath the handkerchief and took out a rose from it!

Xie Huilan was surprised.

Xie Hao was also surprised. “Did you hide that flower somewhere?”

Dong Xuebing also knew that Wei Nan had hidden the flower somewhere on him. If not, it will not appear suddenly. But he does not know where he hid it.

Wei Nan smiled and held out the rose. “Huilan, this is for you.”

Xie Huilan laughed: “Interesting. I have seen it several times on TV but still have not figure out who this trick is performed. Haha, this is an eyeopener.” She paused for a while and said: “Xiao Hao, you should be satisfied now. Let’s go and watch the movie. But after the movie, you must tell me about your trick. Okay?”

Dong Xuebing took a glance at Wei Nan. Damn! This guy was able to show off. Sister Xie really seems to be interested in magic tricks!

“Wait!” Xie Hao was not willing to give up. “Sis, you said that you will follow whoever that has the best magic trick. Brother Dong still has not performed.” Xie Hao looked at Dong Xuebing. “Brother Dong! Show us a trick!”

Dong Xuebing was stunned. He also wanted to perform something, but he does not know any tricks!

Xie Huilan and Wei Nan could tell from Dong Xuebing’s looks. They smiled and stood up, preparing to leave.

“Wait! Wait!” Xie Hao looked around and saw a couple in their 30s at a nearby table. They should be dating and had just finished their meals. There was a bouquet of flowers and a small box, wrapped nicely. “That box. If Brother Dong can guess what is in that box correctly, then Sis will leave with him!”

Wei Nan frowned. “Xiao Hao, you don’t need to let Xiao Dong guess, and I can tell you the answer now. There is a diamond ring in that box.”

Dong Xuebing also knows that Xie Hao was trying to make things difficult. But other than diamond ring, what else can that box contain? That man must be proposing to that woman.

Xie Huilan smiled. “There must be a diamond ring in that box. This is not called magic. It is common sense.”

Xie Hao rolled his eyes and kept quiet.

Suddenly, Dong Xuebing smiled and said. “Actually, it is not a diamond ring. It is a 1 Yuan 1992 coin. Haha.”

Xie Huilan and Wei Nan thought nothing about it and laughed along with Dong Xuebing. They packed their things and were about to leave the restaurant.

Xia Hao whispered. “Brother Dong, I tried my best.”

Dong Xuebing patted his shoulder. “Thanks.”

All of them stood up and were about to leave. That man at the nearby table suddenly unwrap the small gift, and it was a small wooden box. He smiled at the woman and said: “Do you still remember how we met?” The woman looked at the man confused. The man continued: “A few years ago, I dropped something at the cross junction, and you helped me picked it up. That’s when we got to know each other. Without this thing, we will not be together. I had kept it with me for 5 years. Today, I will let you keep this item for me. This is a token of our love.”

Xie Huilan and Wei Nan looked over. Xie Hao also took a glance at that table.

Dong Xuebing was the only one who had a smile on his face and did not look over.

That man opened the box, and it contained a shiny silver colored item!

Under the chandelier’s lights, everyone could see what was in that box. It was not a diamond ring, necklace, or earrings. It contained…… a shiny silver 1 yuan coin!!!

Xie Huilan was stunned!

Wei Nan was stunned!

Xie Hao was also stunned!

Xie Hao could not believe what he had saw. He remembered Brother Dong saying it was a coin, and he sounded like he was joking. He froze for about 3 seconds before asking. “Which year is that coin?”

That man got a scare and noticed a group of people looking at him. “Why are you asking me that? I don’t remember.” He frowned and looked at the coin and said. “It was 1992. Why?”

1992?!

This simple reply shocked Xie Hao, Wei Nan, and Xie Huilan!

Xie Hao exclaimed: “Damn! It’s really a 1992, 1-yuan coin!”

Xie Huilan and Wei Nan took in a deep breath and looked at Dong Xuebing!

Xie Hao was almost crazy. He grabbed Dong Xuebing’s arm. “Brother Dong! You are right!” Xie Huilan and Wei Nan could not believe what they saw. That box was wrapped up, and Dong Xuebing had not spoken with that man before. Xie Hao had mentioned it randomly, and even the owner of that box does not know the year of the coin. How did Dong Xuebing know it contains a 1-yuan coin, and he also knows it is a 1992 coin?!

This was ridiculous!

They left the restaurant in a daze, and at the entrance, Xie Hao quickly ask: “Brother Dong, tell me! How do you know what is in that box?”

Dong Xuebing laughed. “It’s magic. Some tricks cannot be revealed. I can’t tell you.”

Xie Huilan smiled. She really likes Dong Xuebing’s magic trick. “You also know magic tricks?”

Dong Xuebing nodded. “Errr……. I only know some tricks.”

“This is really an eye-opener. I had never seen such magic tricks in my life. This is even an impromptu performance. The magic show I watched on TV cannot be compared to your trick!” Xie Huilan laughed and turned to Wei Nan. “Sorry. I got to keep to my words. Xiao Dong’s magic trick is outstanding. Haha. I can only leave with Xiao Dong today.”

Wei Nan almost cursed out loud!

That is also considered a magic trick? Magic tricks are only tricks that could fool people!

But what Dong Xuebing did earlier……. How can that be considered a magic trick?!!

Dong Xuebing does not know magic. After Xie Hao pointed to that box, Dong Xuebing used BACK to look at the contents!!!

Chapter 153 – Chief Xiao Dong is famous!

Dong Xuebing’s ‘magic performance’ was outstanding. Although he had wasted a BACK, he had stored many BACKs since Chinese New Year and the trip to Zhejiang. He still has 10 BACKs remaining and does not mind using it once or twice to leave a good impression with Xie Huilan or piss Wei Nan off. This BACK was worth it. Dong Xuebing looked at Wei Nan and laughed in his heart. Wei Nan looked like he was about to skin Dong Xuebing alive.

Xie Huilan smiled and asked. “Xiao Dong, are you sitting in my car?”

Xie Hao secretly showed a thumbs up to Dong Xuebing and said: “Sis, can you give me a ride?”

Wei Nan knew he had no chance and said. “Huilan, we will go to the movies tomorrow. I will call……”

Xie Huilan shook her head. “Thank you for dinner today. I will be busy with work and do not have time tomorrow. Let’s meet another day, alright?”

Wei Nan was furious. This was a nice dinner date, and it was messed up by Dong Xuebing. Not only that, he found out that his future wife had been kissed by Dong Xuebing. He watched Xie Huilan boarded her Audi and drove away. It was all Dong Xuebing’s fault! He is only a lowly civil servant! Damn! I will settle this score with you another time!

In the Audi.

Xie Huilan was driving with a smile. “Xiao Dong, where do you want to go?”

Sister Xie had said she will follow the person with the best magic trick. Dong Xuebing did not expect to win and had not thought of where to go. But Dong Xuebing was still a civil servant after all. He will not speak his mind. “Sister Xie, sorry for interrupting your date. Actually, I did not expect to perform that magic trick. If you are busy, you can drop me off here. You don’t need to mind me.”

Xie Huilan laughed. “How can I go back on my words? Furthermore, your magic trick is the best. Show me more tricks in the future. I think you are an expert in magic tricks. Haha. We were discussing magic earlier, and you kept quiet all the while. But in the end, you are the real magician.”

Xie Hao laughed. “Brother Dong is being modest.”

Dong Xuebing thought to himself. What modest? All the leaders in my branch think I am always in the limelight.

Xie Huilan saw Dong Xuebing did not say where to go and knew that he should be embarrassed to say it out. She also knows that Dong Xuebing must have something to speak to her when Xie Hao asked her out for dinner together. She smiled and said. “My electric heater at home had broken down. How about accompanying me to the mall to get a new one and then go to my place?”

Dong Xuebing politely replied. “I am afraid of bothering you.”

“You are too polite to me. This is set.”

“Errr…… I will listen to you.”

To be invited to a Central Government Officer’s home was signs of being trusted. Dong Xuebing felt it is an excellent opportunity to ask her for help at her house later. He suddenly rubbed his temples and looked at her Xie Huilan’s expression. She seems to not mind about the stocking incident. Any woman would be furious if they found out a man had used their stockings to do that…… but Sister Xie was……

Dong Xuebing could only think of one possibility.

Dong Xuebing felt he might have overthought. He assumed that Xie Huilan knows what that stuff on her stockings was. But why would she know? She is from a good family and is a high-rank government officer. She will not watch those movies like Aunt Xuan in her free time. Since Sister Xie is still single, she might never have any relationships with men before and will not know what that sticky stuff on her stockings is. Spit, and that stuff looks similar! Dong Xuebing brightens up. That’s right. Sister Xie might not know what he did with her stockings. This will explain her reactions over the past few days!

Dong Xuebing was excited and relieved!

Dong Xuebing felt relaxed. Xie Huilan was too innocent to know about all these.

Ring, ring, ring. Sister Xie’s phone rang.

Xie Huilan was still driving along the main road, and the traffic was heavy. She could not park her car on the roadside. She smiled and looked into the rear-view mirror.

“Xiao Hao, phone.”

But Xie Hao could not reach her phone from his position. Dong Xuebing quickly bent forward from the backseat and opened her handbag in the front passenger seat. He took out her phone from the bag and near Xie Huilan’s ear. “You are driving, and it is not safe to use the phone. I will hold it for you.” After saying that, he pressed the answer button.

“Thank you.” Xie Huilan smiled. “Hello? ……. Oh, Chief Wu?”

Dong Xuebing was quite close to Sister Xie and could smell her fragrance. It was not her perfume. It was her womanly scent. She smells nice, and it was like a drug to Dong Xuebing, and he was addicted. He did not move and quietly enjoyed the smell. Suddenly, from the corner of his eyes, he saw the opening from the top of Xie Huilan’s blouse. She had taken off her jacket when she boarded the car, and her top button was undone. From Dong Xuebing’s position, he could see her cleavage clearly!

Xie Huilan was looking in front and talking on the phone. “There is no need for that, alright? I am outside now…… Hahaha. You ah…… Since when you learn all these things? Huh? Your wife is also here? Haha…… Fine…… You are at my place already? Ok…….” She looked at her watch and said. “Then wait for me with your wife. I will reach home in 20 minutes. Hahaha……. No problem.”

One glance…… two glances…… three glances……

Xie Huilan had ended her call, and Dong Xuebing dare not to continue peeping at her. He forced himself to look away and help her keep her phone into her bag.

Xie Huilan looked into the mirror and smiled. “Xiao Dong, do you still remember I told you that one of my colleague’s wife is from your branch? Haha, they had come over to my place for a visit. I can’t reject them. Why not you go to a coffeeshop with Xiao Hao first? You all can come up to my place after an hour.”

Dong Xuebing quickly replied: “Sister Xie, since you are busy, I will not bother you. I will go back first.”

Xie Huilan shook her head. “No. It’s only an hour, alright?”

Dong Xuebing hesitated. He knew Sister Xie knows he needed something from her. “How about I go to the mall to help you get an electric heater since you are busy? After you are done, you can ask Xiao Hao to give me a call, and I will send the heater up.”

Xie Huilan smiled. “How can I bother you? Xiao Hao can go.”

Xie Hao replied: “That’s right. I can go and buy a heater.”

Dong Xuebing still needed Xie Huilan’s help, but he did not prepare any gifts. “No, no. I am fine alone. Xiao Hao had been in school the whole day. Let him go back and rest.” Dong Xuebing pointed to a shopping mall in front. “Sister Xie, you can drop me off here. There is a supermarket inside.”

“Alright, then. Sorry to trouble you.”

“Don’t mention it.”

After alighting, Dong Xuebing did not leave immediately. This will be disrespecting the leader and is a taboo in the government service. He stood there with a smile, watching the Audi go. After the Audi had turned to a corner, he entered the shopping mall to buy the electric heater.

……

News Department employees’ quarters.

“Please come in. Sorry to keep you all waiting.” Xie Huilan opened the door to let a couple in their 40s enter.

“Chief Xie, we are sorry to bother you. This is after working hours and…….” Chief Wu was holding a few shopping bags, and all the bags were not transparent. These gifts should not be cheap. He entered Xie Huilan’s house with his wife and put down the bags, before looking at Xie Hao. “This is your brother? Heh, he is quite good looking. Are you in High School?”

Xie Huilan laughed. “He just entered Junior high. This kid never let me stop worrying about him. He caused lots of trouble for me.”

Xie Hao was not pleased, but he did not refute his sister.

Xie Huilan looked at Xie Hao. “Go and prepare tea for Chief Wu and his wife.”

Xie Hao looked at Mrs. Wu. He heard that she was working at the Western District Branch and was afraid that she would recognize him and tell his sister. But he was assured when he saw the look on her face. He acknowledged his sister and ran into the kitchen to make tea.

Chief Wu and his wife had come to visit Xie Huilan for a purpose. He had been in his current position, Deputy Chief for almost 8 years, and was not promoted. He found out that a Section Chief from the News Department will be retiring soon, and Chief Wu would like to take over that leader’s position. This was the reason for him to visit Xie Huilan with gifts today. He believed Xie Huilan was smart enough to guess the purpose of his visit today, and he does not need to mention it. He brought his wife along was to make this meeting more enjoyable. After all, Xie Huilan was also a woman, and they would have common topics to chat with.

Binging gifts to the leader’s place when asking for a favor is not enough. There are lots of preparation work to do. They need to know what the leader’s hobbies and interest are, what sort of gifts is suitable, what to say during the meeting and how to bring up the main subject while chatting. All these had to be planned. Chief Wu had thought it out over the past few days. After sitting down on the sofa, Chief Wu took special notice on Xie Huilan’s expressions while chatting. His wife would join in the conversation occasionally. They were glad to see Xie Huilan not showing signs of impatient or irritation. This was a good sign.

After listening to their conversation for a while, Xie Hao went to Xie Huilan’s room to play PC games.

In the living room, Xie Huilan took a sip of tea and asked. “Oh, Mrs. Wu, you are from the Western District State Security Branch? Is your work there busy?”

Mrs. Wu smiled and replied: “I am working in the confidential archive department, so it’s not that busy. Most of the time, I am doing sorting and filing confidential files.”

Xie Huilan smiled. “I have a friend working in your branch. Haha, do you know Xiao Dong from the General Affairs Office?”

Mrs. Wu was stunned. Before she replied, Chief Wu asked. “You are talking about Chief Xiao Dong?”

Xie Huilan was surprised by their reactions. “Chief Wu, you also heard of him?”

Chief Wu replied. “I heard about him from my wife. But her workplace has strict regulations on confidentiality, and she did not tell me about the details. Chief Xiao Dong is your friend?”

Xie Huilan nodded. “I would like to know more about his performance at work. Haha, but since you are not allowed to reveal much because of regulations, it’s fine.”

Chief Wu kept quiet for a moment and used his leg to nudge his wife. He could tell that Xie Huilan was interested in finding out more about Chief Xiao Dong. She said it’s okay, but what she meant was she really wanted to know. He quickly signaled to his wife to tell Xie Huilan about Xiao Dong. The regulations only restrict the State Security officers from revealing secrets to outsiders. But Xie Huilan and her family were closely tied to the government. They do not need to hide anything from her!

Xie Hao heard them talking about Brother Dong in the living room, and he quickly stops playing game. He moved closer to the door. He was also interested in finding out more about Dong Xuebing.

Mrs. Wu hesitated for a while. “Chief Xie, actually, I don’t need to hide anything from you.”

Xie Huilan waved her hand. “It’s fine. I know there are strict regulations in your agency. Haha, I am asking about Xiao Dong is because I know he had entered the government service for only a few months. How did he get promoted to Deputy Section Chief so fast? He did not tell me anything about this.” Xie Huilan does not know Dong Xuebing well. She only knows that he is working as the Deputy Chief of the General Affairs Office and is holding a Deputy Section Chief rank. He does not have any backings and is just an ordinary civilian. She is just curious about Dong Xuebing.

Mrs. Wu laughed. “From what I see, there is no problem with Chief Xiao Dong’s promotion. Everyone in the branch knows who Chief Xiao Dong is. All the things he did for the branch can be written into a novel. A fantasy novel.”

Xie Huilan got interested. “Oh? Tell me about it.”

Mrs. Wu thought for a while and said. “There was once, the General Affairs Office Chief’s office caught fire, and there are several important documents in there. The fire spread very fast, and the whole office is engulfed in flames. No one would survive in that fire. But Chief Xiao Dong was the only one that dares to enter the office to retrieve the documents.”

Xie Huilan nodded. “He is brave.”

Mrs. Wu was full of admiration for Xiao Dong. “This incident can only show Chief Xiao Dong’s guts and bravery. But the things after the fire incident are unexplainable. Our agency has a soccer tournament. During a match, our opponents were awarded a penalty in the dying minutes. No one was confident of saving that penalty except for Chief Xiao Dong. He stepped forward and volunteered to be the goalkeeper. The ball was going to the top corner of the goal, and he managed to save it. The next day, during the final minutes of the soccer match, Chief Xiao Dong was substituted onto the field, and he scored the winning goal in the final second of the match.”

Xie Hao walked out of the room and asked. “Brother Dong also knows how to play soccer?”

Mrs. Wu looked at him and laughed. “Chief Xiao Dong knows more than playing soccer. An old leader from State Security came to our branch for a visit. On his way to our quarters, he got an asthma attack, which triggered a heart attack. His medication was not with him and could hardly make it out alive. But Chief Xiao Dong appeared and reached into his pocket and take out asthma and heart attack medications. Another time, our branch had arrested the wrong person, and the person arrested happened to be our City Bureau Leader’s nephew. This is a serious incident, and no one could pacify that leader. In the end, our branch leaders called Chief Xiao Dong for help, and he only took a few minutes to solve this problem.”

Chief Wu had not heard of all these stories from his wife. He felt the stories are unbelievable and gave his wife a nudge. “Don’t exaggerate the stories!”

Xie Huilan blinked. “It really sounds like stories from a fantasy novel.”

Mrs. Wu laughed. “But it is the truth. I had seen many of the incidents with my own eyes. I also don’t understand why Chief Xiao Dong is so capable. Now, whoever mentioned him in our branch, they will give him a thumbs up. All problems will be solved if Chief Xiao Dong shows up!”

Xie Huilan looked at her. “Xiao Dong can really solve all problems?”

Mrs. Wu replied firmly. “I am not lying. He really can solve any problems…… without any issues!”

Xie Hao asked with doubt. “Brother Dong is really so capable?”

Chief Wu also had doubts. “Is it true?”

“Of course.” Mrs. Wu replied. “If not, how can Chief Xiao Dong be promoted to Deputy Section Chief after a few months? He really has the capability. When he was promoted, many people were unhappy with this decision. But now, after Chief Xiao Dong save the branch a few times, no one dares to doubt him!” If Mrs. Wu had not seen what Dong Xuebing did with her own eyes, she would also not believe the stories about him. Even after seeing what Dong Xuebing did, she still felt it was unbelievable.

Xie Huilan laughed. “Haha, this is so interesting.”

After Chief Wu and his wife left, Xie Hao looked at his sister. “Sis, you believe what she said?”

Xie Huilan laughed. “I don’t think she dares to lie to me.”

“Wow, Brother Dong is so capable? I thought he is just an ordinary civil servant!” Xie Hao did not find anything special about Dong Xuebing. Errr……. Except for his magic trick.

Xie Huilan thought for a while and smiled. “Some people might look ordinary, but they can get extraordinary results. Do you still remember the incident when I fell into the river? Why Xiao Dong could suddenly appear out of nowhere? How come he has a fruit knife with him to cut the seaweeds? Haha……. The magic trick earlier. Do you really think that is magic?”

Xie Hao was dumbfounded.

Xie Huilan mumbled to herself. “Can solve all problems? Haha……. Can you solve my problem?”

Chapter 154 – Xie Huilan’s promise!

News Department quarters.

After buying the electric heater from the supermarket, Dong Xuebing waited at a nearby 24hrs KFC. After waiting for a while, he received a call from Xie Huilan, telling him that her guests had left. He quickly picks up the electric heater and left for her house. When he reached Xie Huilan’s estate, he took a few deep breaths to compose himself before entering the unit number into the security gate. After Xie Huilan unlocked the gate, he slowly makes his way upstairs. He was worried if Xie Huilan would help him arrange the transfer.

Xie Huilan’s apartment.

Xie Huilan opened the door to let Dong Xuebing enter. “Haha, you looked tired. Thank you so much.”

“It’s fine.” Dong Xuebing placed the electric heater by the wall. “Is this model suitable?”

“Oh, this is an expensive brand. How much is it? I will pay for you.”

“Ah, it does not cost much. You don’t need to pay me.”

“The previous time you had bought the clothes for me. How can I let you pay this time?” Xie Huilan took out a few notes from her purse. “I don’t know how much this heater cost. Here, take it. Don’t make me repeat this, alright?”

After rejecting a few times, Dong Xuebing accepted the money. “Xiao Hao went back?”

Xie Huilan nodded. “I asked him to go back to do his homework. Come, have a seat.”

Dong Xuebing noticed Xie Huilan had changed her clothes. She was wearing a sweatshirt and a pair of casual pants. She was dressed casually and wore a pair of wool slippers. Dong Xuebing knew Xie Huilan should not be wearing this attire when she met Chief Wu and his wife. The fact that she was wearing this attire now tells him that Xie Huilan treated him as someone close. Dong Xuebing was relieved and confirmed that Sister Xie does not know about the stocking incident!

“Xiao Dong……”

“Yes.”

Xie Huilan looked at him and laughed. “Haha, I heard a lot about you just now. You are so young and had achieved so many things. No wonder you are promoted so fast. My achievements cannot be compared to you when I joined government service. No…… I can’t even be compared to you now if I consider the problems you solved for your branch.”

Dong Xuebing was surprised. Damn. Sister Xie also knows about the things I had done? Dong Xuebing was feeling overjoyed to be praised by a woman he likes. But he had to be humble. “No, no…… How can I be compared to you? You are solving problems for the nation. I am only……. The problems I solved are all trivial matters. This cannot be compared.”

Xie Huilan laughed. “We are all working for the people. Is there a need to differentiate whether if the problem is a big issue or a small issue?”

“Yes…… Yes……”

“Haha, you are looking for me to ask me something?”

Dong Xuebing looked at her expression and asked cautiously. “Errr…… I do need a favor from you. But it’s embarrassing to ask you.”

Xie Huilan waved her hand. “What is there to be embarrassed about? Tell me.”

Dong Xuebing organized his words in his mind and said. “Sister Xie. I had joined State Security for almost 5 months now. But…… I think that the environment does not suit me.” Dong Xuebing will not say that he wants a transfer because he can’t be promoted. “Errr…… if possible, can you help me get a transfer to Public Security? I personally prefer the environment there as I will be able to serve the public on the frontline. It is much better than when I am doing now.”

Xie Huilan frowned. “You want to go to Public Security?”

Dong Xuebing nodded. “I know it’s hard for this to be arranged. After all, it is an inter-agency transfer. Errr…… I also don’t need to be holding a leadership position. I am willing to be a Deputy Section Chief level police officer.” That was what Dong Xuebing wanted. It would be hard for him to get a leader’s role as there might not be any vacancies now. All he wanted was to enter the public security, and he will be able to move up the ranks with his own capability.

Xie Huilan did not say a word and continue sipping her tea.

Dong Xuebing’s heart was racing. Was it too difficult? Sister Xie could not help him?

1-minute past…….

2-minute past……

Dong Xuebing had lost all hopes: “Sister Xie, if it is not possible, it’s alright. I will go back first.”

Xie Huilan massaged the center of her brows. “Xiao Dong, you had saved my life. It is not a problem for me to help you get this transfer. But this……”

Dong Xuebing replied. “Sister Xie, it’s alright. I am asking for too much.”

Xie Huilan was deep in thoughts and sighed. She looked at Dong Xuebing with a bitter smile. “I have been thinking of how to repay you for saving me. How can I reject your request? Haha, ok. I will try my best to help you. I will not let you be a Deputy Section Chief Rank Police Officer. Tell me, is there any department you wish to enter? I will see if there are any vacancies for a leadership role and help you make the arrangement.”

Leader role?!

I can get a Deputy Section Chief position?

Dong Xuebing was excited when he heard this. It was tough for him to be transferred out of State Security. He could still get a position with higher authority?

“Sister Xie. Thank you so much. I…… I am fine with any position.”

Xie Huilan smiled and shook her head. “Haha, since I am going to help you, I must do my best. Tell me, and I shall see what I can do.”

Dong Xuebing looked at Sister Xie and asked. “County Public Security Deputy Bureau’s Deputy Chief? Errr…… is it possible?”

Xie Huilan had a bitter smile on her face.

Dong Xuebing knew he was asking for too much and almost slapped himself. Dong Xuebing, you are too greedy. A leader position is good enough, and you still want to be so picky? He was afraid that Xie Huilan would not be happy and quickly say: “Actually, a deputy instructor position in Beijing will do.”

“Deputy instructor?” Xie Huilan paused for a few seconds. “Alright… County’s Public Security Deputy Bureau’s Deputy Chief will do. I will get back to you in a few days.”

Dong Xuebing was stunned. “Sister Xie! I…… I…….”

Xie Huilan narrowed her eyes and waved her hand. “Don’t thank me first. Go back and wait for my call, understand? Hahaha……”

“O…… Ok.” Dong Xuebing did not know what to say.

County’s Public Security Deputy Bureau’s Deputy Chief is a Deputy Section Chief position. But it is at the grassroots level, and the Deputy Bureau Chiefs there had more authority than the Deputy Bureau Chiefs in Beijing City! They had more powers than the investigation branch or any department head in the City Bureau! This was the best position Dong Xuebing wished for. A position with real powers! This is an upgrade from Deputy Chief of the General Affairs Office to a County’s Public Security Deputy Chief.

Dong Xuebing will have much more authority than before!

To Dong Xuebing, this was like winning the top price in a lottery!!!

Chapter 155 – Invitation from Xie Huilan’s family!

Promotion!

Deputy Bureau Chief!

The next few days, Dong Xuebing had a smile on his face all the time. He was in a good mood and worked hard. Every day, he would be running from offices to offices to deliver documents to the leaders. When everybody saw Dong Xuebing’s enthusiasm, they start to wonder if there are any vacate positions in the higher-ups. Dong Xuebing wants a promotion? Impossible. He had only been promoted and can’t move up in the next 3 years.

Dong Xuebing did not tell anyone about his request to be transferred. After all, this was not finalized. But he believes Xie Huilan would be able to help him. Leaders from the Central Government will not make promises easily. Since she said she will try, it will be more or less settled.

Today.

Saturday Morning.

Dong Xuebing woke up and looked at his phone. There were no missed calls. He did not switch his phone off these few days. He was afraid that he would miss Xie Huilan’s call. He was anxious but did not dare to call her. He cannot show that he was impatient as this will leave a bad impression with Sister Xie.

Please……. Please call me……. It’s been almost 8 days.

Which county will it be? Never mind. It does not matter if it is a wealth county or a poor county as long as I can be a Deputy Bureau Chief!

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s phone rang. He picked it up excitedly. Huh? It’s his mother.

“Hello, Xiao Bing? Have you wake up?”

“I just woke up and still have not to brush my teeth.”

“Are you busy with work recently? Take care of your health, and don’t fall sick.” After nagging for a while, Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping, said proudly. “Xiao Bing. I told our relatives about your promotion, and all of them don’t believe me. They insist I am lying. Hahaha, only your 2nd Aunt’s family believes me. They even invited me over to their place for dinner. They even praise you.”

Dong Xuebing laughed. “What’s there to be proud of?”

“You become a Deputy Section Chief at such a young age. Why shouldn’t you be proud?”

“Hehe, Mum. I might be getting promoted again.” Dong Xuebing had kept this secret to himself for days and dare not tell anyone. But after hearing his mother’s voice, he could not resist telling her this secret.

“Huh?!”

Dong Xuebing cleared his throat and said softly. “It is still not confirmed yet and is a secret. I will let you know once the official orders are out.”

“Ah…. What happened? Tell me. Why are you getting promoted again?”

“Because your son is capable. Hahaha…… I cannot say much now, but I should be going to the grassroots level. Everything is not confirmed yet, and I will call you once I got my posting.”

Dong Xuebing’s mother cried. “You are a good boy! You are terrific!”

Dong Xuebing laughed. “Mum, can you stop crying? I am afraid of you getting so emotional!”

After chatting for a few minutes, Dong Xuebing hang up the phone. He hummed a song as he went to wash up. He thought about how he would get credits when he was posted to the grassroots level. The work at a Public Security’s grassroots bureau is very different from the General Affairs Office. Although Dong Xuebing had many contributions in the Western District Branch, many of his credits cannot be documented in his personal files. For example, getting medications for Minister Lui and settling the wrongful arrest of Chief Jiang’s nephew. This was why he needs to get practical achievements when he is posted to a grassroots bureau.

Ring, ring, ring……. It was Dong Xuebing’s phone again.

Dong Xuebing wiped his face with a towel and ran out to get his phone. He looked at the caller ID and cleared his throat excitedly. “Hello, Sister Xie?”

“Haha, Xiao Dong, are you still sleeping?”

“No…… I am awake.”

“Ok. I hope I have not disturbed you. Haha, about your transfer…… actually, I am powerless to help. After all, this involves two agencies. The people I know might have the authority to help, but I cannot ask them for favors because of my family. It is too complicated. That’s why I asked my grandfather for help. Since you want to go to the grassroots level, your transfer must go through many departments and agencies. Only after my grandfather gives the green light, then I can use his connections to help you. Now……. Everything should be settled. Although my grandfather felt you are too young…… but he agreed.”

Alright! Deputy Bureau Chief!!!

Dong Xuebing was overjoyed. “Thank You! Sister Xie! Thank you so much!”

“Stop saying this. This is nothing compared to you saving my life. Haha, but my grandfather heard that you had saved my life, and he wants to meet you. Hmm…… I think this is also good for your career, so I help you agree. Alright. You should be off today? Wait for me at home. I will pick you up and go to my grandfather’s place, alright?”

Ah? Meet Xie Huilan’s grandfather?

Dong Xuebing panicked. “Huh? Sister Xie, I…… I…… should I wear a suit?”

“No need. Haha…… Casual wear is fine.”

Casual? What does casual means? Xie Hao had shouted “Do you know who my grandfather is?” before. Xie Huilan was able to enter the Central Government at her age and had the power to arrange for Dong Xuebing’s transfer to another agency. During their conversations, she also reveals some of her backgrounds. Even an idiot knows that her grandfather was not someone ordinary. He might be a former top government official or even the vice-premier. It would be a miracle for Dong Xuebing to be not nervous when meeting him. Dong Xuebing wiped the sweat off his forehead and ask cautiously: “Then…… do I need to bring some gifts?”

“My grandfather does not need any gifts. Hmmm…… Maybe you can get some fruits.”

“Huh? Fruits?”

“It’s fine. My grandfather will not be pleased if you bring anything expensive. Haha, do you know how to play chess? How good are you with chess?”

Dong Xuebing paused for a while. “I know chess…… My skills can be considered above average.”

“That will do it. My grandfather loves to play chess. If you are good at chess and can play with him, it will be much better than giving him gifts. Alright.”

After hanging up, Dong Xuebing’s heart was beating very fast. He ran to his closet and look through all his clothes. In the end, he wore a black suit. He then ran into the bathroom to shave and cut his fingernails. But he was still worried. He quickly washes his hair and tried to look as smart as possible. After he was satisfied with his looks, he went downstairs to buy some fruits.

North Heping Road.

Dong Xuebing did not wait for Xie Huilan’s call at home. This was too disrespectful. He carried a bag of fruits and waited by the side of the road, waiting for Xie Huilan’s Audi to appear. After a while, Xie Huilan’s Audi stopped by the road, and Dong Xuebing quickly boarded the front passenger seat.

“Sister Xie, I’m sorry that you have to pick me up…….” Dong Xuebing felt it’s time for him to buy a car.

“Don’t need to stand on ceremony. Stop treating me like your superior.” Xie Huilan was wearing a black suit. She smiled and played a classical CD. “Ok. Fasten your seatbelt.”

Xishan Villa.

This place was also known as the Imperial Gardens. It was beside some mountains and had beautiful sceneries. It is a tourist attraction and has a long history. The district here is one of the most expensive neighborhoods in Beijing. Dong Xuebing was in awe as he looks at all the majestic villas along the roads. He wonders when he can afford a villa here. The few million he owns is not enough to buy a garden here.

After traveling for more than 10 minutes, a 3 stories villa appeared in front of Dong Xuebing.

This small villa was different from the other villas Dong Xuebing saw along the road. The most significant difference was the surroundings. There were no other properties within 1,000 meters from this villa. It was all greenery, and there was a wall around the villa. There should be a garden behind the walls. At the entrance, there were two armed police officers. The security here was tight.

Dong Xuebing was shocked by what he saw!

Armed guards? Guns? Who the hell was Xie Huilan’s grandfather?

Xie Huilan droved to a garage beside the villa. This garage was not linked to the villa. It was a separate building and was huge. However, there were not a lot of cars parked there. Other than two Hongqi vehicles, there was a Nissan minibus and an old Mercedes. Oh, there was a BMW 7 series parked in a corner. The lights of the BMW were still on, but there were seems to be no one inside.

Xie Huilan stopped her car. “Wei Nan’s car?”

Dong Xuebing asked. “He is also here?”

Xie Huilan smiled. “My grandfather likes him was not only because of Uncle Wei. Wei Nan had been studying Chess since young and is very good at it. My grandfather will call him over to have a game of chess occasionally. Hahaha. I know what you are thinking from your eyes. That’s right. You can’t judge him from his looks. I had played chess with him in the past, and he is much better than me.”

Suddenly, the BMW’s door opened, and Wei Nan alighted. “Huilan, why are you here today?”

Xie Huilan winded down the windows and unbuckled her seatbelt. “Grandfather wants to meet Xiao Dong. I brought him over.”

Wei Nan’s face changed when he saw Dong Xuebing sitting in the front passenger seat. Goddamn! Why is this person with Xie Huilan again? Senior Xie wants to meet him? What right does he have to meet Senior Xie? Wei Nan felt something was not right. He knew Xie Huilan does not like him and had purposely delay their engagement. However, Wei Nan was good at chess, and his father was good friends with Senior Xie. He believed that Xie Huilan would listen to her grandfather’s orders and will marry him. But Dong Xuebing’s appearance made Wei Nan uneasy. Xie Huilan treated him differently, and he had saved her life. He even kissed her before. Now, Xie Huilan even brought him to meet Senior Xie! What is the meaning of this? Xie Huilan likes Dong Xuebing? Impossible! This guy does not have looks nor status! He is even younger than Xie Huilan. How could Xie Huilan like him?

Wei Nan suppressed his anger and smiled. “Huilan, why does Grandfather Xie wants to meet Xiao Dong?”

Xie Huilan looked at him and laughed. “He wants to have a chat with Xiao Dong. What’s wrong?”

Wei Nan does not know how to reply. “Oh, nothing. I am just asking.” Xie Huilan did not tell him the reason, and it made him feel more uneasy. Even if Dong Xuebing had saved Xie Huilan’s life, Senior Xie would not meet him personally. Could this meeting arrange by Xie Huilan? Why did she bring Xiao Dong here? Just to repay him for saving her life? For Dong Xuebing’s career? Wei Nan knew he imagined things, but he can’t help it. His marriage with the Xie family was significant. Nothing must go wrong with this marriage!

Dong Xuebing quickly got off the car and ran over the other side to open the door for Sister Xie.

Wei Nan still thought if he should open the door for Xie Huilan when Dong Xuebing opened it.

Wei Nan stared at Dong Xuebing coldly. Dong Xuebing was officially his enemy.

“Sister Xie, please watch out.” Dong Xuebing opened the door with one hand, and the other was covering the top of the door, protecting her head.

Xie Huilan laughed. “How many times have I say this? We are friends. You don’t need to open doors for me, alright?”

Dong Xuebing smiled and hesitated.

After waiting for about 2 seconds, Dong Xuebing was still by the door. Xie Huilan laughed and shook her head. She stretched out one leg to alight. Dong Xuebing felt he might be leaving a wrong impression with Xie Huilan if he continues treating her as a leader. So, he moved a step back to let her alight. But Xie Huilan did not expect Dong Xuebing to move, and she lost her balance and accidentally stepped on Dong Xuebing’s foot with her high heels.

“Ah!” Dong Xuebing shouted in pain.

Xie Huilan fell to her side after losing her balance!

“Huilan!” Wei Nan ran forward to help her.

Oh, shit. A central government leader had a fall because of me? I will be in deep trouble. Dong Xuebing was just next to Xie Huilan and quickly bend forward to carry her, despite the pain in his foot. When Xie Huilan was about an arms length from hitting the ground, Dong Xuebing managed to get one arm around her neck and the other around her butt to carry her. But Xie Huilan’s momentum from the fall was too strong, and Dong Xuebing’s knee hit the floor. He gritted his teeth and asked. “Sister Xie, are you alright? It’s my fault for making you fall.”

Xie Huilan was in Dong Xuebing’s arms, and she smiled. “See? Stop opening doors for me in the future. Haha.”

Dong Xuebing was amazed by how calm she was. He remembered that one of his arms was still around her butt area and quickly move it to her legs, before helping her back to her feet. But when Xie Huilan and Dong Xuebing stood up, Wei Nan rushed forward and gave a kick to Dong Xuebing’s leg. “Get away from Huilan!”

Dong Xuebing did not expect Wei Nan to hit him suddenly and was not prepared. He shouted out in pain and fell to the ground!

Xie Huilan was stunned for a second and scolded. “Wei Nan! What are you doing?”

Dong Xuebing was sweating profusely from the pain. His leg seems to be fractured from Wei Nan’s kick.

Xie Huilan squat down and support Dong Xuebing’s head with one arm. Xiao Dong! Are you ok?” Seeing Dong Xuebing grimacing in pain, she turned and stared at Wei Nan. “What the hell are you doing?”

Wei Nan was full of hatred for Dong Xuebing. His date with Xie Huilan was interrupted by Dong Xuebing, and he even kissed her before. Now, Dong Xuebing even placed his hand on Xie Huilan’s butt. He could not tolerate any longer. His fiancée was lying in another man’s arms, and she was still joking with that man. Which man can tolerate this? Wei Nan nearly lost his mind when Xie Huilan scolded him for kicking Dong Xuebing now!

Dong Xuebing had never experienced such pain all his life. He could not move his leg, and it must be fractured! F**k You! I still have not settled the auction house score with you! Now you even dare to kick me?! You dare to kick me in front of Sister Xie? Dong Xuebing was furious. He was kicked for no reason, and he will not let Wei Nan off!

BACK!

……

The scenes flashed!

Dong Xuebing could not feel the pain in his leg. He could only feel some pain in his knee, and he was still kneeling on one knee on the ground with Xie Huilan in his arms. She was smiling at him and said: “See? Stop opening doors for me in the future. Haha.”

Dong Xuebing took in a deep breath and helped Xie Huilan stand up. But all his attention was on his back.

Ta…… Ta…… Ta…… it was the sounds of footsteps running towards Dong Xuebing from his back.

Dong Xuebing calculated the time when he was kicked earlier and moved a step to his side suddenly!

“Get away from Huilan!” Swoosh! Wei Nan’s kick barely missed Dong Xuebing’s leg!

Wei Nan was shocked to see Dong Xuebing dodging his kick with his back against him.

Xie Huilan’s face changed and shouted: “Wei Nan! What are you doing?”

After dodging Wei Nan’s sneak attack, Dong Xuebing will not let him off lightly. Wei Nan had lost his balance after that kick, and Dong Xuebing clenched his fist and gave him a punch on the right side of his face. “F**k! Sneak attack?! Go to hell!”

Bang!!!

Dong Xuebing did not hold back in this punch! He had used all his strength.

Wei Nan fell against Audi’s door from the impact!

Xie Huilan grabbed Dong Xuebing’s arm to stop him. “Xiao Dong!”

Dong Xuebing still wanted to give Wei Nan a beating, but he had to listen to Sister Xie. He stood there, panting. “Sister Xie, you also saw it. I am not the one who started it. He is too despicable to try a sneak attack from my back! You saw the strength of that kick! If I did not react in time, my leg would have been broken!” Dong Xuebing stared at Wei Nan, who was covering his face in pain. “What the hell is wrong with you? I did not offend you! Why are you trying to hit me? Are you mad?”

Wei Nan got up and rushed towards Dong Xuebing. “Go to hell!”

Xie Huilan quickly steps in front of Dong Xuebing. “Wei Nan! What are you trying to do?! Stop!”

Wei Nan loses his mind when he saw his fiancée helping another man. “He took advantage of you, and you are still siding him? He hit me, and you are protecting him? Ah? Who is your fiancé?!”

Dong Xuebing shouted: “F**k you! You are the one who tried to kick me first! You think you are in the right?”

Xie Huilan replied coldly. “Xiao Dong was helping to stop my fall. How can you try to beat him up? Ah? Who do you think you are? Who gives you the authority to hit others? Xiao Dong is my lifesaver! He is my guest! You are too unreasonable, and I am very disappointed with you. Fiancé? Hmph! Don’t ever call me this again! I will tell you now. I will never be your fiancée!”

Wei Nan’s face turns pale. “Huilan! You are saying these because of an outsider?”

Xie Huilan looked at him. “Outsider? Xiao Dong risked his life to save me. When everyone thought I was dead, he was the only that did not give up and continue performing CPR on me! I am still alive because of him! You? You have a good family background and is close to my grandfather, you think you can treat my lifesaver this way? Outsider? Let me tell you now! I am closer to Xiao Dong than I am with you! You are the outsider in my eyes!”

“You two are closer, and I am an outsider?” Wei Nan laughed in disbelief. “Fine!” He turned and walked away.

Dong Xuebing did not expect Xie Huilan to say those things. He felt good in his heart. How can such a person be Sister Xie’s husband? Even if Sister Xie’s family forced her to marry him, she must not give in! If not, her life will be ruined. But that sentence “I am closer to Xiao Dong” had…… many meanings. From Wei Nan’s expression, he seemed to have misunderstood that sentence. Never mind. Who cares!

The garaged was quiet.

Dong Xuebing cleared his throat. “I’m sorry, Sister Xie. I was too rash earlier and should not have hit him.”

Xie Huilan waved her hand. “It was Wei Nan who tried to kick you from your back. It is not your fault. This Wei Nan was too much!”

Dong Xuebing looked at Xie Huilan’s expression and could tell she did not blame him. “Sister Xie, Wei Nan is not good enough for you. He is too arrogant. When I met him for the first time at an auction, he and his friends arrived late and tried to chase me away from my seat. Who the hell will do such things?”

Xie Huilan laughed. “That’s why I dislike him. Alright. Stop talking about him. Let’s go.”

Dong Xuebing nodded and went to take out the fruits from the car. After that, he walked out of the garage with Xie Huilan.

Ring, ring, ring…… Xie Huilan’s phone rang, and she answered. “Xiao Hao. I am at grandfather’s place here. Where are you? You saw Wei Nan? You have reached?” Xie Huilan smiled and looked at Xiao Dong. “Yes. The injuries on his face are from your Brother Dong……. Yes…. Something happened here earlier…… Fine. Stop asking so many questions. Wait for us. We are reaching the villa!”

At the villa’s entrance.

A guard stopped Dong Xuebing and conducted a body search on him emotionlessly.

This procedure made Dong Xuebing nervous.

“Sis! Brother Dong!” Xie Hao ran out excitedly. He asked softly. “What happened? Tell me what happen earlier.”

Dong Xuebing did not reply to him.

Xie Huilan looked at Xie Hao and told him briefly what happened earlier.

After listening to the whole incident, Xie Hao laughed out loudly. “Brother Dong! Terrific! He deserved to be punched!”

“Behave yourself!” Xie Huilan scolded with a smile.

Xie Hao quickly quiets down, but he secretly gave Dong Xuebing a thumbs up and a wink. If it were not for his sister, he would have beaten up Wei Nan several times. After hearing the whole incident, he felt Wei Nan deserved it. Bastard! Sneak attack from the back? Why can’t Brother Dong help Sis to her feet? F**k! Wei Nan deserves more than a punch! Xie Hao’s admiration for Dong Xuebing increases after this incident. Not only he saved his sister’s life and knows magic tricks, he was also good at fighting. He knew where Wei Nan was kicking without even looking at him!

Xie Huilan leads the way. They did not enter the villa and went straight to the garden at the back.

Ta, ta, ta…… It was the sound of chess pieces on the chessboard. There was still laughter sounds of an old man.

Ah……. Dong Xuebing was finally able to meet Sister Xie’s grandfather!

Dong Xuebing reminder himself to put on his best performance to leave a good impression with him. He still needs Sister Xie’s grandfather’s help for his transfer!

Dong Xuebing took a few deep breaths to compose himself as he walked along the pebbled path into the garden. His heart nearly stops beating when he saw Xie Huilan’s grandfather. He froze there, looking at that old man, who was playing chess.

Dong Xuebing was mentally prepared that Xie Huilan’s grandfather was a former high-ranking government official or even a Vice Premier. But when Dong Xuebing saw that frail-looking old man, he realized that he was not prepared at all!

Damn!

High-ranking government officer?!

Vice-Premier?!

Sister Xie’s grandfather…… was the former General Secretary of the Communist Party of China!!!

Chapter 156 – Dating Sister Xie?

Garden of the villa.

There were a few white stone chairs and tables in the garden. Senior Xie, who was in his 70s, was playing chess with an old man in his 60s.

Dong Xuebing was nervous and excited to meet the former Communist Party General Secretary in real life. He had only seen him on TV when he was young. He still could not believe his eyes. He knew that Senior Xie was not only the former General Secretary. Even today, he still has enormous influence over the Communist Party and government. He might not have the most authority now, but he is definitely one of the top 3 most influential people in China!

That person is Xie Huilan’s grandfather?

This is Xie Huilan’s background?

“Hahaha, Old Zhang! This is a good move!” Senior Xie touched his beard and moved a chesspiece.

The old man sitting opposite him replied. “Senior Xie, Haha, your chess skills are getting better.”

Xie Huilan whispered softly. “My grandfather does not like to be disturbed when he is playing chess. Xiao Dong, let’s wait over there.”

Xie Hao saw Brother Dong was in shocked and laughed. “Brother Dong doesn’t think my grandfather is retired now and looks old. He still has great influence in the government. Just yesterday, our President came over to visit him. I heard from Sis that you want to be transferred to the grassroots level? Hehe…… it’s simple. All it takes is for Grandfather to nod his head, and you will be part of the Xie’s faction.”

Xie Huilan looked at her brother, sternly. “How many times have I told you not to say such things?!”

Xie Hao quickly bows his head.

Xie’s faction? Dong Xuebing wiped the sweat on his forehead. Fighting exists in politics, and when there are fighting, there will be factions. In the Western District Branch, Dong Xuebing was part of Xu Yan’s faction, and many people see him as a member of Xu’s faction. But Xu faction and Xie’s faction were not on the same level. One was within a branch bureau, and the other was the central government. Eh? Wait! Xie’s faction? Dong Xuebing suddenly remembered Beijing City’s Party Secretary…… seems to have the same surname. Ah! This can’t be true!!!

Dong Xuebing and Xie Huilan sat down at another chess table some distance away. Dong Xuebing asked cautiously. “Sister Xie, the City’s Party Secretary Xie is……”

Xie Huilan laughed: “He is my father.”

Dong Xuebing was dumbfounded. Beijing is the center of China’s politics. It is a direct-controlled municipality of the Central Government. All the former no. 1 of Beijing City had entered the Central Government as Sub-national leaders. The City’s party secretary is Xie Huilan’s father? The former Communist Party General Secretary is her grandfather? No wonder she could become a leader in the Publicity Department News division at her age! With her background, she can do whatever she wants in Beijing! Dong Xuebing looked at Xie Huilan and felt they were from different worlds. Sister Xie’s uncles and aunties should also be government officials! What Dong Xuebing saw was only the tip of the iceberg!

Dong Xuebing hid his feelings for Xie Huilan deeper in his heart. Xie Huilan was someone out of reach from him.

On the other side, Senior Xie’s chess game was still ongoing.

Xie Huilan looked at his grandfather and turned to Dong Xuebing with a smile. “Xiao Dong, didn’t you say you are quite good at Chess? Let’s play a game since we are still waiting.”

Xie Hao exclaimed. “Brother Hao, you are also an expert in Chinese chess? Is there anything that you do not know?”

Dong Xuebing humbly said something. Playing chess can calm his nerves and show off his skills to Xie Huilan at the same time. Ta, ta, ta. After arranging the chess pieces, Dong Xuebing said. “Ladies first. Sister Xie, you can go first.” Dong Xuebing thought Xie Huilan’s chess skills are about the same as him, and he can let her win by a small margin. It’s not good to win the leaders.

Xie Huilan laughed. “Ok. I will go first.” She moved the cannon.

Dong Xuebing also did not think much and moved his horse.

Xie Huilan made another move, and Dong Xuebing continued.

After about a dozen moves, Dong Xuebing’s facial expression becomes serious. He was shocked.

A few minutes later, Xie Huilan smiled and made her last move. “Checkmate. Haha, I win.”

Xie Hao cleared his throat. “Errr……. Brother Dong, do you really know how to play Chinese chess?”

Xie Huilan laughed. “Xiao Dong let me win on purpose.” Actually, Dong Xuebing had tried his best. Xie Huilan and Xie Hao could tell from his expression. Xie Huilan said that to make him feel better.

15 minutes!

Xie Huilan took only 15 minutes to win Dong Xuebing!

Dong Xuebing wanted to bury his head in the ground. Damn! Why was this happening? He was still thinking of letting Xie Huilan win. But even he tried his best, he could not beat her! Shit! This is too embarrassing! If I know Sister Xie is so good at chess, I will never say I am good.

Dong Xuebing’s chess skills were quite good. He had learned chess since young as a hobby. He did not attend any classes or competitions. In Junior High, Dong Xuebing’s after school program was chess. In his High school and university, he did not take part in afterschool programs, but he still played chess with his classmates occasionally and seldom lose. This was why he felt confident. Now, he thought back and knew all the opponents he played with before were just novices. He had never played with a real expert before!

Dong Xuebing had finally met an expert and knew where he stands!

His standards were nowhere near average!

“Xiao Dong, want to play one more game?” Xie Huilan asked.

Play another game?! Dong Xuebing replied with an embarrassed look. “Sister Xie, I am not your match. You are very good at chess.”

Xie Huilan laughed and shook her head. “How can I consider good? I played with my grandfather and could not even win once in 10 games. Haha. Even Wei Nan is better than me.”

Dong Xuebing’s eyes opened wide. “Senior Xie is better than you?” Really? Sister Xie was the best chess player Dong Xuebing had ever met. Even with her skills, she cannot win Senior Xie? Was Xie Huilan letting his grandfather win?

Xie Huilan narrowed her eyes: “Haha, I know what you are thinking. I did not let my grandfather win because there is no need to. His skills might not be the top 10 in China, but he is definitely in the top 100.” Xie Huilan could see Dong Xuebing did not believe her from his expression and continued. “Do you know who is playing chess with my grandfather there?”

Dong Xuebing looked at that man. “He looks familiar.”

Xie Huilan smiled. “He is Grandpa Zhang, Zhang Wanxu. Chinese Chess grandmaster. He was formerly China’s top chess player and had multiple world and national championships. He might be in his 60s, but he is still outstanding. Even professional chess players can’t beat him.

Dong Xuebing remembered this name. Grandmaster Zhang Wanxu!

Xie Hao added: “My grandfather might not be as good as Zhang Wanxu, but out of 10 games, my grandfather can still win 2 games, and Zhang Wanxu can win 4 games. The remaining are all ties. Oh, that Wei Nan might not be a match for my grandfather, but he can still win 2 games out of 10. Hmph! That guy is irritating, but he is good at chess.”

Dong Xuebing nearly fainted. Senior Xie is so good at chess? Damn! I was still thinking of trying to impress him at chess. Now……. Shit! Even the former China number one chess grandmaster will occasionally lose to him. I will be embarrassing myself!

“Xiao Dong, let’s play one more game.” Xie Huilan placed the chess pieces.

Dong Xuebing smiled. He had no choice but to play with her.

Xie Huilan knew Dong Xuebing’s standard and give in to him on several moves. She could easily win him, but she did not. She just played around with him, and the game ended in a draw. Their skills were too far apart.

After they finished the game, Xie Huilan stood up and said: “I am going inside to get water. Haha.”

Xie Hao could tell Brother Dong’s standard. “Hehe, Brother Dong, let’s play a game?”

Dong Xuebing stared at him. Damn! You also want to bully me? If I still lose to you, I will bang my head against the wall!

Suddenly, Wei Nan, with bruises on his face, appeared in the gardens. He looked at Senior Xie and Zhang Wanxu and turned to Dong Xuebing. He looked at Dong Xuebing coldly. Dong Xuebing and Xie Hao saw him and did not say anything.

They stood there staring at each other for a few seconds, and Wei Nan smiled coldly. “You also know how to play chess?”

Dong Xuebing rebutted: “I know everything except for attacking someone sneakily from the back!” Xie Huilan had gone into the villa, and Senior Xie was too far away to hear what they were saying. Dong Xuebing did not hold back his words.

A fire could be seen in Wei Nan’s eyes. He walked forward. “Fine. Let’s play a game. I want to see how good you are!”

Xie Hao interrupted: “Go and wait by the side. Brother Dong is going to play with me.”

Wei Nan looked at Dong Xuebing and asked: “You are scared?”

Dong Xuebing did not want to play with Wei Nan. He could not even win Sister Xie, let alone Wei Nan. But he must not back away from his provocations. He patted Xie Hao on his shoulders and said: “Xiao Hao, our game can wait. I will play with him first!” Dong Xuebing turned to Wei Nan. “Bring it on!” Dong Xuebing was not in his best state during the previous two games with Xie Huilan as he had not played for a long time. But after those two games as a warm-up, Dong Xuebing felt he was prepared.

Wei Nan sat down opposite Dong Xuebing and started the game.

Horse, carriage, soldiers, cannons……

Miracles did not happen, and Dong Xuebing looked at his remaining chess pieces. There was no way he could win Wei Nan. He was too good at chess. He was much better than Xie Huilan. This was like a game of chess between a professional and an amateur!

Wei Nan thought Dong Xuebing had some moves and never expect him to be so weak at chess. He laughed. “That’s the best you can do?”

Dong Xuebing almost flipped the table out of anger. But Senior Xie was sitting not far away. He could only swear in his heart and continue with the game.

Wei Nan could win Dong Xuebing easily, but he purposely did not win immediately. He slowly takes out Dong Xuebing’s chess pieces one by one. At the end of the game, Dong Xuebing was left with only his general. Dong Xuebing knew Wei Nan was humiliating him, but he refused to admit defeat.

Xie Huilan returned with a servant, carrying a teapot.

Xie Hao walked over: “Sis, quick. Come and help Brother Dong take revenge!”

Xie Huilan looked at the chessboard and frowned. “Stop! Is there a need to continue this game?!”

Wei Nan put down his chess piece and felt much better. But when he remembered what Xie Huilan said in the garage, he got mad again. He does not want to see Xie Huilan marrying someone else. Wei Nan was determined to marry her. It was not only for himself. He needs to marry her for his family’s benefits too. When he heard Xie Huilan saying she will never marry him, he was furious!

“Hahaha……”

Senior Xie’s game had ended. He laughed: “Almost! I had almost lost to you! Luckily this game ended in a tie!”

Grandpa Zhang replied: “Your final 10 moves were good. I could hardly stop you.”

Senior Xie said: “Your mid-section is too powerful! I have no advantage at all!”

After discussing the game for a while, Senior Xie looked towards Xie Huilan’s direction. “Haha, you all are here?”

Wei Nan and Xie Hao greeted him as Grandfather. Dong Xuebing was not close to him and could only address him as Senior Xie.

Xie Huilan smiled and tapped Dong Xuebing on his shoulder. “Grandfather. This is Dong Xuebing.”

Senior Xie stroked his beard and nodded. “Good. Come, play a game of chess with me!”

“Why are you asking everyone to play chess with you?” Xie Huilan laughed. “I thought you want to speak with Xiao Dong?”

Senior Xie laughed. “We can talk while playing.”

Dong Xuebing did not dare to reject Senior Xie. He quickly walks over, and Grandpa Zhang lets him have a seat. Dong Xuebing sat down cautiously and said: “Senior Xie…… My chess skill is very poor. I am afraid that…….”

“It’s fine. Come. You go first!”

Xie Huilan, Xie Hao, and Wei Nan saw this and walked back to the other chess table.

Senior Xie was in his 70s, but his aura was much stronger than Xie Huilan. Dong Xuebing could feel the pressure in front of him. After two moves, Dong Xuebing was sweating profusely.

“Xiao Dong, thank you for saving my granddaughter.” Senior Xie said as he moved his “horse” piece.

Dong Xuebing straighten his back and quickly gave a reply. He could not talk while playing chess like Senior Xie. He had to look at Senior Xie when he was speaking. This was respect for the elders.

“You look quite young. Are you 25?”

“I am 24 this year.”

“Haha, when Xie Huilan told me that you are not even 30 years old, I thought you should be at least 28 or 29. I did not expect you to be so young.” Senior Xie looked at Dong Xuebing. “You should have joined the government not long ago. Why do you want to go to the grassroots level? The grassroots level’s environment is not as good as Beijing’s. Some places are very backward. Are you able to take the hardship?”

This is the main topic!

Dong Xuebing replied firmly: “Senior Xie, no matter how poor the environment is, or how backward the place is, I am willing to accept it. I wanted to go to the grassroots level is because I want to do something for the people there. The work at the grassroots level might not be as important as what I am doing now, but I feel it will be more meaningful.”

Senior Xie nodded and did not say a word.

Dong Xuebing does not know what Senior Xie was thinking and continued with the game.

Senior Xie was very good at Chinese chess. His overall view and control over the chessboard were extraordinary. Dong Xuebing could only predict two moves in advanced, but Senior Xie could see up to 7 steps ahead. He was unbeatable. No wonder Xie Huilan and Wei Nan could not win him. Senior Xie was a professional. Even with an opponent like Dong Xuebing, he did not hold back.

Zhang Wanxu, who was close to Senior Xie, was sitting beside watching the game. He smiled and shook his head as he watches Senior Xie “bullies” a novice. He knew Senior Xie well. He knows that Senior Xie does not like others to give in to him, and he does not like to give in to others. He will never hold back regardless who was sitting opposite him.

The game ended fast.

Dong Xuebing’s forehead was covered in sweat as he put down his chess piece. “You are too good. Even if I trained for another 100 years, I am also not your match.” This sounded like bootlicking, but it was the truth. Dong Xuebing had tried his best.

“Xiao Dong, stay here for lunch.” Senior Xie said.

Dong Xuebing knew Senior Xie was not saying this out of courtesy. He replied: “Yes. Sorry to bother you.” Dong Xuebing stood up and walked away from the table respectfully.

Senior Xie spoke to Grandpa Zhang for a while and suddenly turned. “Xiao Nan, I am feeling good today. Come and play a game with me.”

Wei Nan quickly walked over. “Grandpa Xie, you must let me two moves. If not, I will never win you.”

“Haha, what’s the point of playing chess if I have to give in to you? Eh? What happened to your face?”

Wei Nan smiled wearily and did not reply.

Zhang Wanxu looked at Wei Nan and smiles, before walking over to Xie Huilan. Dong Xuebing had started his game with Wei Hao at the other table.

Senior Xie waved his hand, asking Wei Nan to sit down. “You got into a fight?”

Wei Nan hesitated. He thought with Senior Xie around, Xie Huilan would surely marry him sooner or later. But now, things have changed, and he cannot wait any longer. “Grandpa Xie, I do not dare lie to you. I was hit by Dong Xuebing.”

Senior Xie frowned. “Xiao Dong? What happened?”

Wei Nan replied: “Earlier at the garage, Huilan was tripped by Dong Xuebing when she was alighting from the car. But after tripping Huilan, Dong Xuebing immediately went over to stop her from falling, and he took advantage of her by placing his hands at inappropriate places. I went over to stop him, and he gave me a punch on my face. Even so, Xie Huilan still sided with him and blamed me.” Wei Nan omitted the part where he tried to kick Dong Xuebing from his back.

Senior Xie frowned.

Wei Nan noticed the changes on Senior Xie’s face and said: “It’s not a big deal to be hit by him. But Huilan’s attitude…… I feel that Xiao Dong and her have something…… Grandpa Xie, you know I love Huilan and wanted to marry her. But now, if this carries on, the engagement might be called off…… that Xiao Dong is not good enough for Huilan.” If Xie Huilan did not say those things at the garage, Wei Nan would also not say these to Senior Xie. This was a significant risk. But Wei Nan couldn’t care less. He must marry Xie Huilan!

Senior Xie did not say a word and continued with the game.

Wei Nan was not in the mood to carry on with the chess game. “Grandpa Xie!”

Senior Xie likes Wei Nan not because he was good at chess. Senior Xie had taken his family’s future into consideration. The Xie family’s influence in politics was significant, and it would be meaningless for his granddaughter to marry someone with political backgrounds. After so many years in politics, Senior Xie also wanted to enter the business sector. But no one in the Xie family was in business. Letting Xie Huilan marry someone from the business sector would be suitable for Xie family’s 3rd generation. But Xie Huilan refused to listen to him. Senior Xie was doing this for the good of the family!

Senior Xie was furious when he heard from Wei Nan that Xie Huilan might like Dong Xuebing, and Dong Xuebing even hit his future grandson-in-law. He was a stubborn and overbearing person. His words are orders in the Xie family. No one can have other opinions. Even if Dong Xuebing had saved his granddaughter’s life, he will also not give in! Senior Xie will never allow Xie Huilan to do whatever she wants!

“Grandpa Xie!” Wei Nan called out anxiously.

Senior Xie waved his hand. “Ok. I know. Carry on with the game.”

Wei Nan was overjoyed.

About half an hour later, Senior Xie, accompanied by his personal doctor, entered the villa with Wei Nan. He called Xie Huilan, Xie Hao, and Dong Xuebing over. His first sentence shocked everyone. “Huilan, you will get engaged with Xiao Nan next week.”

Xie Huilan’s face changed. “What did Wei Nan say to you?”

Senior Xie did not reply to her. He looked at her in her eyes and said: “You have dragged this matter for 2 to 3 years. How long more do you want to drag? Until you are 40 or 50?” He waved his hand. “This is decided by me! Stop finding excuses and get engaged immediately!” Senior Xie’s personal doctor might not be an outsider. Their servants might also not be outsiders, but Dong Xuebing was an outsider. Under no circumstances, this matter would be discussed in front of outsiders. But Senior Xie had purposely called Dong Xuebing over.

Wei Nan controlled his excitement and said: “Grandpa, I will take good care of Huilan in the future.” He started addressing Senior Xie as Grandpa.

Senior Xie smiled and nodded.

Xie Huilan narrowed her eyes and asked. “Grandpa, we had discussed this some time ago. There are no good dates in the near future, and the engagement has to wait until the later half of the year. Why did you change your mind suddenly?”

Senior Xie replied: “Stop being so superstitious!”

Xie Huilan frowned. “I am not prepared yet. I am also very busy with my work. Can we discuss this later this year?” Xie Huilan used the same strategy as the past few years.

Senior Xie got mad and raised his voice. “How long are you going to wait? Do you know how old you are now?”

“I……”

“Shut up!”

Dong Xuebing was shocked. Damn! Sister Xie had to marry to that bastard?

Dong Xuebing felt like giving a kick to Wei Nan’s smiling face. But he had no place to say anything here!

Xie Hao’s face had turned pale from anger. But he knew no one can change his grandfather’s mind once he decided on something.

Wei Nan was relieved to have his wish granted. He could finally marry Xie Huilan!

But just when the doctor was smiling and congratulating Wei Nan and Senior Xie, Xie Huilan exploded!

Bang!

Xie Huilan banged on the table: “I disagree!”

No one had dared to bang tables in front of Senior Xie. No one from the government or his family had ever dared to bang tables in front of him!

Except for Xie Huilan!

Senior Xie’s face turned black: “You dare to say that again?!”

Xie Huilan shouted at him: “I disagree!”

Xie Hao was afraid that his sister will lose control. His sister was always smiling, but she was more overbearing and stubborn than their grandfather. She does not care whether if it is a high-ranking officer or her elders in her family. This was not her first-time banging tables in front of her elders. Xie Hao saw his sister exploding, he gritted his teeth and banged the table. “I also disagree!”

Senior Xie shouted furiously: “You all are going against me?!”

Xie Hao mustered up his courage and shouted. “Grandpa, what’s so good about that guy? Why are you treating him like a treasure?! Can’t you tell Sis does not like him at all? Now, it is the era of marriage freedom!”

Senior Xie scolded: “You have no right to say anything here!”

Xie Hao pointed to Wei Nan: “If he becomes my brother-in-law, I will beat him up every time I see him!”

“Get lost from here!” Senior Xie stood up in anger!

Xie Huilan stepped in front of Xie Hao. “Grandpa, since things had become like this, let’s make things clear once and for all. For so many years, you have been forcing me to marry to his person or that person. Have you ever considered how I feel? You are only thinking of yourself by making me marry Wei Nan! You are doing all these for this family and others! You are not doing this for me! I have been tolerating all this while. I will not give in today! I had enough! I will decide about my marriage myself! No one can decide my marriage for me!”

Senior Xie was too angry to say a word!

Wei Nan did not expect Xie Huilan to blow up so suddenly. He quickly moves nearer and support Senior Xie and shouted at Xie Huilan: “How can you speak to Grandpa like this?”

Senior Xie pointed at Dong Xuebing: “You decide for yourself? You are going to pick him?”

Xie Hao was stunned!

Dong Xuebing was stunned!

Xie Huilan was also stunned. “What are you talking about? What has this got to do with Xiao Dong?”

Senior Xie replied: “Your fiancé is beaten up by him, and you are still siding him?! What is your relationship with him?!”

Xie Huilan stared at Wei Nan when she heard this. “Wei Nan! What nonsense are you talking about?! You are the one who tried to kick Xiao Dong from his back. You nearly broke his leg! You are the victim now?! What’s my relationship with Xiao Dong? Huh? What did you say about us?!” Xie Huilan turned towards her grandfather: “Grandpa, I know you have become senile since you retired. This is normal for old people. But I did not expect you to become so stupid! Xiao Dong is my lifesaver! He was almost beaten up by Wei Nan for no reason! If I don’t side with him, who should I side with?”

Dong Xuebing was also furious. “Senior Xie, if there is CCTV in the garage, you can go and check it! Wei Nan tried to attack me from my back! You expect me to stand there and let him hit me? I am not allowed to retaliate?”

Wei Nan quickly said: “Grandpa, I did not try to kick him. He is taking advantage of Huilan at that time, and I am only trying to stop him. What’s wrong with me trying to stop him?”

Xie Huilan roared: “Wei Nan! You are despicable! You are trying to stop him? You used your leg to stop people?”

Wei Nan replied: “Huilan, I am trying to protect you. Why don’t you understand?”

Xie Hao pointed at Wei Nan in his face: “F**k you!”

Senior Xie was more furious than them. He banged on the table hard. “All of you shut up!” Senior Xie was too stubborn to listen to them. “Xie Huilan! I don’t care whether if you have any relationship with Xiao Dong! Everything will end here! He had saved your life, and I will get someone to arrange his transfer! You will get engaged with Xiao Nan!”

F**k! What relationship do we have?! Dong Xuebing almost cursed out loud!

Xie Huilan’s lips were trembling. “Grandpa, you rather believe an outsider instead of me? Xiao Dong had saved my life! He is my guest!! But he was almost beaten up the moment he entered the villa! This is how you treat him? You even believe that I and Xiao Dong……” Xie Huilan was panting from her anger. “How can you believe such baseless statement?”

Dong Xuebing gritted his teeth and said: “Senior Xie, Sister Xie, and I are not…….”

“I did not ask you to talk!” Senior Xie interrupted him.

Damn! Dong Xuebing could feel his lungs about to explode!

Senior Xie also had doubts over Wei Nan’s words. Xie Huilan was his granddaughter, and he trusted her more than Wei Nan. But he was stubborn and does not go back on his words. After Xie Huilan and Xie Hao banged tables in front of him, he loses his temper and does not care about anything else. What he wants to do was to suppress all opposing voices and force Xie Huilan to get married to Wei Nan. This is how the top leaders in the government handle problems. He does not care who was in the right or wrong and does not care the reasons. Everyone must do according to his orders!

Dong Xuebing could tell that Senior Xie was being unreasonable and does not care about what happened in the garage. That was only the breaking point of Xie Huilan and Wei Nan’s engagement. Even without that incident, Senior Xie would also lose his patient and force them to get married. But Dong Xuebing felt he was responsible for what happened today. If he did not ask Sister Xie to help him or did not hit Wei Nan in the garage, she might still be able to drag this out for a few more months.

F**K! This was too frustrating!

1 minute…… 2 minutes…… the situation was tense, and no one said a word.

Dong Xuebing had never felt so upset in his life. “Sister Xie, I’m sorry. It’s all my fault.”

Xie Huilan had a stern look on her face. “This is not your fault. This will happen sooner or later, and I am prepared for this.”

On the other side of the room, the doctor was giving some pills to Senior Xie, and Wei Nan was standing by the side with a glass of water. He behaved like he was already Senior Xie’s Grandson-in-law.

Dong Xuebing clenched his fist as he looked at that despicable Wei Nan. He had no way to vent his anger!

“Sis! What should we do now?!” Xie Hao knew that if their grandfather does not change his mind, his sister would have to marry that bastard.

Xie Huilan smiled: “What else can we do? Our grandfather is only concern about our family’s future. There is no point in reasoning with him. Wei Nan had used despicable tricks, and grandpa is not willing to listen to us. You should know his temper well. Once he decided, he will go ahead even if he knows it is a wrong decision.”

Xie Hao shouted angrily: “That bastard Wei Nan! I will kill him sooner or later!”

Xie Huilan suddenly turned and looked at Dong Xuebing for about 3 seconds.

Dong Xuebing asked: “Sister Xie, just speak your mind.”

Xie Huilan replied emotionlessly: “They are accusing us of having some relationship. I am not willing to be accused. How about you?”

“I am also pissed by this!”

“Fine. We will not accept their accusation.”

Dong Xuebing looked at Xie Huilan blankly. He does not understand what she means.

“Xiao Dong.” Xie Huilan looked at Dong Xuebing in his eyes and paused for a while, before saying something shocking. “Do you want to date me?”

Damn!

Dong Xuebing and Xie Hao almost fainted on the spot!

Chapter 157 – Firefighter saves the day again!

Want to date Sister Xie?

Deep in Dong Xuebing’s heart, he wants to date her. But he only dares to imagine and dare not really date her. Yes. Not taking Aunt Xuan into consideration, Dong Xuebing’s looks and status were not good enough for Xie Huilan. He was also much younger than her. He believes that Xie Huilan would never like him. She would choose anyone else but him. When he heard what Xie Huilan said, he was stunned for more than 5 seconds.

Xie Huilan looked at him and repeated herself. “Do you want to date me?”

Dong Xuebing confirmed he had not misheard Xie Huilan and nodded in a daze.

Xie Huilan nodded with satisfaction. “Alright! From this moment on, we are officially dating.”

Xie Hao cried out in shock: “Sis! What are you trying to do?”

“I am not trying to do anything. I will decide about my marriage myself.” Xie Huilan turned and held Dong Xuebing’s hand and walked towards Senior Xie. She stopped in front of Senior Xie and Wei Nan, and said: “You all claimed that something is going on with me and Xiao Dong? That’s right. We do have something going on. We are dating. Grandpa, I agree to get engaged. But my partner is not Wei Nan. I will get engage to Xiao Dong!”

Wei Nan turned pale. “Huilan! What are you……”

Senior Xie threw the teacup he was holding onto the floor: “Nonsense!”

Xie Hao immediately knew what his sister was up to. His sister was going along with their accusations to piss them off and use this as an excuse to call off her engagement with Wei Nan. Brother Dong and his sister were not dating for real. He added fuel to the fire: “Grandpa, I think Brother Dong is more compatible with Sis than Wei nan. You cannot judge a book by its cover. Brother Dong is the most capable person I have ever met. If you don’t believe me, you can ask the people from his unit. Grandpa, my sister, has finally found someone she likes. Please give them your blessings!”

Wei Nan had only suspected something was going on between Xie Huilan and Dong Xuebing. He did not expect this to be true. He was furious and pointed to Dong Xuebing: “How is he more compatible?! He does not have looks and is so much younger than Huilan! Huilan! What are you thinking?! I know he had saved your life! But you do not need to do this! There are no good qualities in this guy!”

Dong Xuebing shouted at Wei Nan furiously: “Hey! What are you saying?! I do not have any good qualities? What about you? Oh yes……. You have more talents than me! You are good at sneaking up on others back and attack them! You are good at accusing others! Good at creating driving wedges between others! I can never win you in these areas!” After Dong Xuebing knew what Xie Huilan was going to do, he was prepared to support her. After all, he was the one who started this fight. “Senior Xie, I know I am not good enough for your granddaughter, but my feelings for her are true!” Dong Xuebing had no right to say anything earlier. But now, he was “dating” Sister Xie, and he had the right to speak!

Senior Xie points at his granddaughter. His hand was trembling. “You are really dating him?”

Xie Huilan was still holding Dong Xuebing’s hand. “Grandpa, I know who really cares for me. I feel at ease when I am with Xiao Dong. I do not need good looking guys or someone with high status or wealth. I just want to be with someone I like. I do not wish to spend the rest of my life in an unhappy family! I like Xiao Dong!”

Dong Xuebing knew everything was lies, but his heart was racing with excitement.

Wei Nan shouted: “Huilan! How can you be so silly?”

Xie Huilan laughed. “I am silly? I will be smart if I get engaged with you? Who says this? Wei Nan, stop thinking so highly of yourself!”

Xie Hao added: “Brother Dong is so much better than you! Look at yourself in a mirror!”

Wei Nan shouted back: “Xiao Hao! How can you speak to me this way?!”

Xie Hao retorted. “You are also not my family members! I can say whatever I want! What’s wrong?” Xie Hao was not afraid of him!

“Enough!” Senior Xie swings his arm and pushes all the teacups off the table. Crash!!! He looked at Xie Huilan and Dong Xuebing. “You are not allowed to negotiate with me. Xiao Dong, I will get someone to arrange your transfer. You can leave now!”

Wei Nan was relieved. He was afraid that his engagement will be called off.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing is someone who does not care about the consequences when he is angry. He was furious when he heard what Senior Xie says. He understands why Sister Xie was looking at him. She was afraid that she would drag him down with her. But Dong Xuebing knows that regardless of what he does or says now, he had already offended Senior Xie. He does not care anymore. “Senior Xie! I do not want the transfer now! I just want to be with Sister Xie!” Dong Xuebing was an emotional person. You threaten me with my career? F**k You!

Xie Huilan tightens her grip on Dong Xuebing’s hand.

Xie Hao was surprised to see Brother Dong going against his grandfather head-on.

Senior Xie was furious when he saw his granddaughter, grandson, and Dong Xuebing going against his orders. “You don’t want to go to the grassroots level? No! I remember there are lots of vacancies in the Northwest region. You should go there to gain some experience!” Police chiefs in village and town police stations have lower status and authority than a County’s Deputy Station Chief. Furthermore, the Northwest region is a harsh environment. This was no longer a transfer. This was an exiled! Most likely, Dong Xuebing will never return for the rest of his life!

Wei Nan held back his laughter. Senior Xie was going to banish Dong Xuebing from Beijing to stop him from seeing Huilan.

Xie Huilan scowled: “Grandpa, what is the meaning of this?!”

Senior Xie coldly replied. “Didn’t Xiao Dong say that he can take hardships? That place is an excellent training ground for him!

Xie Huilan shouted: “You are banishing him! Is this the way our Xie family treats our benefactor? Ah? Just because of Wei Nan, you become like this?!”

Dong Xuebing’s face turned green. His career might end after this meeting with Senior Xie. Senior Xie only needs to use his mouth, and he can demote Dong Xuebing! There was no way Dong Xuebing could retaliate! Damn! Dong Xuebing’s stubbornness act ups again. The end of my career? So be it! Even if I am kicked out of the government service, I will also support Sister Xie. “Northwest is fine! Senior Xie! I will go wherever you want me to! At most, I will quit from the government service! But as long as you don’t send me to outer space, I will f**king marry Sister Xie!”

Everyone was shocked by Dong Xuebing’s words!

Xie Hao was in awe by Brother Dong!

Wei Nan was laughing in his heart. This Dong Xuebing does not know his place. “Dong Xuebing! Who are you to speak to Grandpa this way?!”

Dong Xuebing looked at him coldly: “Know your place! Are you engaged with Sister Xie now? Sister Xie is my girlfriend! You are the one who has no right to say anything here!” Xie Huilan was forced by her grandfather to get engaged was because of Dong Xuebing. He felt he had to take on full responsibility. Career? Transfer? F**k off! He no longer cares about all these! No matter what he does now, his job will be gone! He might as well blow things up! Former Party Secretary? Former Chairman? You can take my career away from me, but you can’t kill me!

Dong Xuebing had never been in a worse situation like this before. This was also the reason he does not need to hold back!

Dong Xuebing had nothing to lose! At most, he will return back to the starting point! What’s there to worry about?

Senior Xie was panting from his anger as he pointed at Dong Xuebing.

Xiao Dong does not care anymore, but Xie Huilan did not want to drag him down with her. “Grandpa, Xiao Dong said all these things is because of me. But put yourself in his shoes. The moment he stepped into our house, he was almost beaten up by your appointed future grandson-in-law. His girlfriend is forced to get engaged with someone else. His career is also gone. How can he remain calm? It will be a miracle if he is still calm. If you want to banish someone, banish me! This has nothing to do with Xiao Dong!”

The younger generations were challenging Senior Xie’s authority. He was furious. But when he thinks of his granddaughter had already found someone she likes, and he is going to force her to marry someone else for the benefits of the Xie family, he relents slightly. However, he will not give in. “Fine. Huilan, if you stop seeing Xiao Dong in the future and be with Xiao Nan, I can pretend nothing had happened today!”

Dong Xuebing said: “Senior Xie……”

Senior Xie stared at him and interrupted: “Young man! I have given you lots of respect today! If you had not saved Huilan’s life, I would have thrown you out! Don’t think you are her benefactor, and you can ask for everything!”

Dong Xuebing did not cower and retorted: “Am I the one at fault now? You are the one that abused your authority to break us up! I know reasoning does not work when it comes to benefits. But don’t you care about your granddaughter? You are forcing your granddaughter to get engaged with someone she does not like! You think this is right?”

Xie Hao added: “Grandpa, at most, I will get married to someone from the business sector. Can you let Sis off?”

Xie Huilan scolded: “Xiao Hao! Stop talking nonsense!”

Senior Xie had become senile? Maybe. But when it comes to such important matters, he will think through it carefully. He knew his granddaughter’s character. If he pushed her into a corner, she would fight back. That’s why all these years, Senior Xie allowed Xie Huilan to delay her engagement. But now, he can’t wait any longer as all the third-generation children were getting older. He needed Wei Nan’s father’s help and had to bring forward the marriage. But doing this would hurt his relationship with his granddaughter. He also does not want this to happen. But for the family’s benefit, he had to sacrifice Xie Huilan. There are no other ways about this. So, Senior Xie chose a new tactic, or else he does not know what extreme measures his granddaughter would do.

Senior Xie looked at everyone in front of him. “Fine. Don’t say I am unreasonable. Huilan, your father had an argument with me more than 10 years ago. You should also know about this. We settled the argument over a game of chess. Now, I am giving Xiao Dong a chance as he had saved your life. Xiao Dong, you want to marry my granddaughter? Fine. If you can beat me in a game of chess, I will help you get your transfer and even agree to let you be with Huilan!”

Wei Nan panicked when he heard Senior Xie was giving Dong Xuebing a chance. But he was reassured when he heard chess.

Everyone there knows about Dong Xuebing’s chess skills. He might not be a novice, but he was way below average.

Huilan frowned: “Grandpa, this is what you call being reasonable? You should know Xiao Dong’s standard in Chess!”

Senior Xie replied: “I have given you all a chance. Don’t blame me if he cannot win me. Huilan, just get engaged with Wei Nan. This is agreed by the whole family!”

Xie Hao shouted: “Brother Dong cannot even win me! How can he win you?”

Dong Xuebing was infuriated. This is also considered a chance? You can even win the former Chess grandmaster. How can I win?!

Senior Xie looked at Dong Xuebing. “You don’t even dare to take up the challenge? How can you marry my granddaughter?”

Dong Xuebing knew he had zero chances of winning. If he lost, everything would be over, and Sister Xie had to get engaged with Wei Nan! F**k! This old man was too despicable! He was not willing to let Sister Xie off! Is Sister Xie really his granddaughter?

Senior Xie was not giving them any chances. Let Huilan get engaged with Xiao Dong? Impossible!

1 second……

5 seconds……

10 seconds……

Xie Huilan suddenly sighed and released her grip on Dong Xuebing’s hand. “Never mind. When is the engagement?”

Dong Xuebing shouted: “Sister Xie! What are you talking about?!”

Xie Hao also shouted: “Sis!”

Senior Xie had a slight smile. “Next weekend.”

Xie Huilan replied: “Fine. But I have a request. You must not make things difficult for Xiao Dong in the future!”

Senior Xie glanced at Dong Xuebing: “Why will I do that to a brat?”

Dong Xuebing was going crazy. “Sister Xie! You don’t need to worry about me! It’s just a job! Who cares about it!”

Xie Huilan had a bitter smile on her face: “You saved my life, and I can’t even help you get a transfer. I even get you into trouble. I am sorry. Never mind. There is no way I can escape this engagement. I will just get engaged!”

Dong Xuebing replied: “I am the one giving you this trouble!”

Xie Huilan waved her hand helplessly. “Stop, alright?”

Wei Nan had a smile on his face. Xie Huilan and Senior Xie had agreed. This engagement will go on.

Dong Xuebing was boiling with anger. Wei Nan’s victory smile and Senior Xie’s facial expression was like a knife stabbing into his heart. What should I do? I can’t let Sister Xie get married to someone she does not like. I can’t allow Wei Nan’s scheme to succeed!

Xie Hao had given up and was staring at Wei Nan.

Senior Xie and Xie Huilan were discussing who to invite for her engagement.

Dong Xuebing looked at the sad look on Sister Xie’s face and Wei Nan’s irritating smile. If he walked away just like this, he would never forgive himself. He was willing to give in on certain things, but he must not bow down now! He looked at them and said: “I do not agree!”

Everyone was shocked.

Wei Nan sneered. You don’t agree? Who cares?

Xie Huilan shouted: “Xiao Dong! Stop!”

Dong Xuebing looked at Senior Xie and asked: “I want to confirm this. If I win you at chess, you will agree to let me be with Sister Xie?”

Senior Xie narrowed his eyes: “Didn’t you hear what I said earlier?”

Dong Xuebing took off his coat and threw it on a chair. “Alright! Let’s start!”

Wei Nan was stunned for a second and laughed. You want to challenge Senior Xie with your skills? You think too highly of yourself!

Xie Hao also knows Brother Dong can never win. He should be taking a gamble and see if he could win by luck. But in front of absolute power, luck is useless. Brother Dong’s skills were too weak. He couldn’t win his grandfather even when his grandfather is not in his best state.

Xie Huilan firmly said: “Xiao Dong, give up.”

Dong Xuebing looked at Xie Huilan with resolved. “Sister Xie, I will win!”

Xie Huilan frowned. “How confident are you?”

Dong Xuebing replied without hesitation. “None! But I will win!”

Xie Huilan kept quiet for a while and said: “Give it a try then.”

Since Senior Xie had said this earlier, this game of chess must proceed on no matter what. Everyone stood up and walked towards the garden.

Dong Xuebing knew that no matter what he says, Senior Xie will never change his mind. To save Sister Xie, the only way was to win this game of chess. Yes. This is Dong Xuebing’s only hope. He must win! He must win at all costs!

Garden.

Dong Xuebing looked around. “Where is Grandmaster Zhang?”

Xie Hao asked: “You want Grandpa Zhang to be the referee? Ok! I will go and get him!”

After a while, Zhang Wanxu walked into the garden with a smile. He heard what had happened. That novice wants to challenge Senior Xie? He was seen Dong Xuebing played against Senior Xie earlier and knows his standards well. He knew Dong Xuebing had not purposely let Senior Xie win earlier. He will never win against Senior Xie even when Senior Xie gives up two ‘horse’ chess pieces. This will be a one-sided game.

Senior Xie said: “Let’s start!”

Dong Xuebing was not in a hurry to start. “Senior Xie, this game is crucial to Sister Xie and me. I need to warm up first.”

Wei Nan frowned: “Why are you so troublesome?! You want grandpa to wait for you?”

Dong Xuebing shouts back at him, furiously: “What are you shouting for?” You really think you are from the Xie family?

Wei Nan hated Dong Xuebing to the core. He swore that he will get back at Dong Xuebing after his engagement with Xie Huilan.

Senior Xie frowned and waved his hand, agreeing to Dong Xuebing’s request.

Dong Xuebing walked over to the chessboard and looked at Xie Huilan. “Sister Xie, can you play two games with me? I need to get ready.” It’s been a while since Dong Xuebing played chess. This is an important game, and he needs to be in his best state of mind. Of course, no one in the world could get better at chess after one or two games. Dong Xuebing only needs to get back to his usual standards!

Xie Huilan nodded and sat opposite Dong Xuebing. “You go first.”

Dong Xuebing moved his ‘horse’ first.

One move…… 5 moves…… 10 moves……

Xie Hao and Wei Nan were standing beside watching them. Senior Xie and Zhang Wanxu were also interested in Dong Xuebing’s warm-up preparation. They want to see if Dong Xuebing had held back in the earlier games. But after watching for a while, everyone was speechless. Dong Xuebing’s skills were the same as before. Xie Huilan could beat Dong Xuebing effortlessly. Dong Xuebing could not attack Xie Huilan even once.

After 10 minutes, Dong Xuebing sighed. “Sister Xie, please play one more game with me.”

Xie Huilan looked at him and did not say a word. She arranged the chess pieces and start the second game.

In this game, Dong Xuebing finally got back to his former standard and managed to attack Xie Huilan a few times. But his standard was too far from Sister Xie. After about 20 minutes, Dong Xuebing was defeated again. He rubbed his temples and said. “Sister Xie! One more game!”

Xie Huilan shook her head. “Xiao Dong, give up. You can never win my grandfather.”

Dong Xuebing replied: “Sister Xie! Again!”

Xie Huilan looked at him and sighed. She played another game with Dong Xuebing.

Dong Xuebing lost again!

Xie Hao could not bear to watch anymore. “Brother Dong, just give up!”

Senior Xie, Zhang Wanxu, and the rest could see clearly. Xie Huilan could not even win 1 game out of 10 against her grandfather, and Dong Xuebing could not win her. The outcome of the challenge was obvious!

“Sorry to keep you waiting.” After a while, Dong Xuebing walked over and sat opposite Senior Xie. “I am ready.”

Wei Nan laughed. “You really want to challenge?”

Dong Xuebing gave him a stare: “Why not?”

Xie Hao said: “Brother Dong, just give up.” He does not want to see Dong Xuebing embarrass himself.

Dong Xuebing ignored them and looked at Senior Xie: “Senior Xie, I am ready.”

Senior Xie nodded. “Old Zhang, you will be the referee.”

Xie Huilan, Xie Hao, the personal doctor, and Wei Nan moved closer to the chessboard. This match was critical. It concerns Xie Huilan’s future. Even when everyone felt Dong Xuebing had no chance of winning, all of them still stares at the chessboard without blinking.

Senior Xie: “You will go first. Don’t say I am bullying you!”

Dong Xuebing did not reject him. He focused all his attention on his chess pieces and moved his ‘horse.’

Senior Xie did not take him lightly. No matter who he played chess with, he would do his best. He also moves his ‘horse.’

The first few moves of the chess were fast. If the standard of both players were not too far apart, the first few steps would not show the differences between both players. But from the 8th and 9th moves onwards, everyone could tell the differences in their skills. Dong Xuebing was no match for Senior Xie. He did not guard Senior Xie’s ‘cannon’ and allowed Senior Xie to move his ‘cannon’ and limited the movements of Dong Xuebing’s chess pieces.

Xie Huilan sighed and shook her head.

Xie Hao slapped his thigh in disappointment. This winner of this game was obvious and should end in less than 10 minutes!

Wei Nan had a smirk on his face as he looks at Dong Xuebing. Zhang Wanxu was not surprised as he already knew Dong Xuebing’s standard.

Dong Xuebing cursed in his heart. He did not expect himself to make the wrong move. He put down his chess piece and said. “Senior Xie, I made the wrong move. I lost.”

Wei Nan burst out laughing. “You are admitting defeat so fast? This match will decide your fate!”

Senior Xie frowned and felt this young man does not have any perseverance. One wrong move, and he admitted defeat?

Dong Xuebing quickly turned to Zhang Wanxu and asked: Grandmaster Zhang, can you point out what move should I make earlier?”

Zhang Wanxu is a Chinese Chess coach now. He saw Dong Xuebing asking him for advice and said: “Your ‘horse’ should not move here. You should move it to here, and Senior Xie will undoubtedly make this move. After that, you will be able to cross the river.” He moved Dong Xuebing’s chess pieces and nodded. “Senior Xie’s next move will definitely be defending this area. This way, you will be able to attack from this side.”

Senior Xie moved a chess piece. “Then, I will move this piece here.”

Zhang Wanxu looked at Dong Xuebing’s ‘soldier’ “Xiao Dong, move your soldier forward and then your ‘horse’ after that. This way, the game will be in your favor. After all, you made the first move.”

Ok!

BACK!

……

The scenes flashed before Dong Xuebing’s eyes!

When he came back to his senses, he realized he was about to put his ‘horse’ down on the chessboard. He quickly stops and places his ‘horse’ at the spot where Zhang Wanxu told him earlier. Senior Xie thought for a while and moved his chess piece. It was the same as what Zhang Wanxu said. Dong Xuebing did not hesitate for a moment and moved his ‘horse’ across the river. Senior Xie made a defensive move, and Dong Xuebing immediately move his ‘soldier’ forward.

Senior Xie started frowning.

Xie Huilan, Wei Nan, and the rest looked at Dong Xuebing in shock. The few moves he made were precise and accurate. More importantly, Dong Xuebing made those moves without thinking. It was like he changed into someone else! What was going on? Dong Xuebing had not won against Xie Huilan. How did he make those moves? Luck?

After thinking for a while, Senior Xie moved his ‘cannon.’

Dong Xuebing rubbed his chin and moved his other ‘horse’ forward. Senior Xie moved his ‘Chariot,’ and Dong Xuebing followed. He wanted to exchange with Senior Xie, but Senior Xie moved his ‘Chariot’ away. Dong Xuebing moved his ‘soldier’ a step forward. Senior Xie laughed and moved his ‘Chariot’ forward to the center of Dong Xuebing’s territory. Dong Xuebing was stunned. Damn! I made the wrong move again!

“I lost.” Dong Xuebing said and turned to Zhang Wanxu. “Grandmaster Zhang, how should I move earlier?”

Zhang Wanxu replied: “You should not move that soldier. That piece is to defend your territory and could not cross the river easily. Your ‘Chariot’ should move here. Senior Xie’s next move will undoubtedly be defending this chess piece. You will then move your ‘horse here, and his ‘Chariot’ got to move away. This way, Senior Xie’s ‘horse’ will be stuck in his territory. You will have more options after this. Here, here and here…… you can move wherever you want.”

OK! BACK!

……

The scenes before Dong Xuebing’s eyes flashed again!

Dong Xuebing could estimate 1 minute at the back of his hands now. He returned to the moment when he was about to move his ‘soldier.’ He moved his hand slightly to the right and picked up his ‘Chariot’ and place it at the spot where Grandmaster Zhang taught him. Senior Xie really moves a chess piece to defend. Dong Xuebing immediately move his ‘cannon’ attack Senior Xie’s ‘horse’ and Senior Xie moved his ‘Chariot’ according to what Grandmaster Zhang said. Dong Xuebing move his ‘Chariot’ and block all available moves of Senior Xie’s ‘horse,’ trapping it inside his own territory!

Senior Xie looked at Dong Xuebing in surprised. He could not understand why Dong Xuebing felt like he suddenly becomes someone else.

Wei Nan was also stunned. What’s happening? How come Dong Xuebing suddenly become so good at chess?! When he played chess with me, he was not this good! When he played against Xie Huilan, he made lots of mistakes! But the few moves he made now were outstanding! He is just better than me! It feels like…… Zhang Wanxu’s moves!

Xie Hao slapped his thigh excitedly: “Sis! Brother Dong! Brother Dong is……”

“I know!” Xie Huilan was breathing heavily. Her eyes were glued to the chessboard.

After thinking for a long time, Senior Xie made his move. He moved his ‘elephant.’ Dong Xuebing hesitated for a while and moved his ‘cannon’ to the right. Senior Xie saw it and immediately move his ‘Guard.’ Dong Xuebing continued his attack and moved his ‘horse.’ Senior Xie moved his ‘horse’ to defend. Dong Xuebing’s next move was to move his other ‘cannon’ across the river. Senior Xie stroked his beard and ‘Chariot.’ Now, Dong Xuebing had to sacrifice one of his chess pieces!

Dong Xuebing slapped his forehead. “I lost! Grandmaster Zhang, I should not have moved my ‘cannon’ across?”

Zhang Wanxu shook his head. “You are too anxious. Your other ‘cannon’ can remain in your territory. What you should do is to suppress his chess pieces. You are ahead in the game and why didn’t you continue attacking with your ‘horse’? Here and here…… there are many more moves. Senior Xie will move his ‘elephant’ back down, and you can move your ‘horse’ here. Senior Xie will have no choice but to move his guard. This way, you will be able to eat his ‘Chariot,’ and he will be on the defensive. You can then move your ‘cannon’!”

BACK!

……

The time returned to 1 minute ago.

Dong Xuebing stopped his hand midair and move slightly forward to pick up his ‘horse’ to attack. Senior Xie moved his ‘elephant’ back, and Dong Xuebing continued with his attacks. Dong Xuebing was relieved when Senior Xie moves his ‘Guard’ back. Dong Xuebing move his ‘horse’ a step back to attack Senior Xie’s ‘Chariot.’ After Senior Xie moved his ‘Chariot’ away, Dong Xuebing moved his other ‘cannon’ across the river!

Senior Xie’s face changed!

Wei Nan and the rest were shocked!

16 times of BACK!

A total of 16 BACKs!

Dong Xuebing had used up all the BACKs accumulated over the past few weeks in this game!

……

5 minutes passed……

10 minutes passed……

20 minutes passed……

Ta, ta, ta…… it was the sounds of chess pieces landing on the chessboard.

Dong Xuebing looked at Senior Xie and moved his ‘Chariot’ forward. “Checkmate!” He could finally relax!

This was unbelievable!

Goddamn! Is this really Xiao Dong? The Xiao Dong who could not even win Xie Hao just now?

Everyone had seen Dong Xuebing’s skills. He lost to Wei Nan, Xie Huilan, and Xie Hao. His standard cannot even be called average. No one believes that he will win Senior Xie!

But Dong Xuebing won!

Dong Xuebing had won Senior Xie!

Under the watchful eyes of Xie Huilan, Zhang Wanxu, and the rest, Dong Xuebing had not made any wrong moves from the start of the game. He moved his chess pieces without any hesitation. The moment Senior Xie moves his chess piece, Dong Xuebing would immediately move without thinking. He seems to have predicted all of Senior Xie’s moves. Even the best chess players in the world cannot play as fast as Dong Xuebing. He controlled the whole game and suppressed Senior Xie’s chess pieces in his own territory. Senior Xie could not even retaliate!

This was an overwhelming victory!

Dong Xuebing was the clear-cut winner!

Zhang Wanxu looked at Dong Xuebing and smiled. Hidden talent?

Xie Hao jumped up: “Wow! Brother Dong, you won!”

Xie Huilan was still in shocked. She took in a deep breath. Xiao Dong really won?!

Wei Nan was staring at the chessboard in a daze. How did this happen? Impossible! How can there be someone that can beat Senior Xie effortlessly? Dong Xuebing should not be this good!

No one knew what was going on.

Even the personal doctor and servants were shocked.

Senior Xie looked at the chessboard, deep in thoughts. Suddenly, he hit the table and exclaimed. “Splendid move! This move is outstanding!” He turned to Zhang Wanxu. “Old Zhang, if you play with Xiao Dong, are you confident of winning?”

Zhang Wanxu thought for a while and replied: “If I am playing the red chess and I go first, I am confident. But if he goes first, I will not win.”

Xie Hao was dumbfounded. Brother Dong is so good at chess?! Even Grandmaster Zhang cannot win him?

Wei Nan panicked. “Grandpa! Grandpa Xie!” How is this possible?! Xie Huilan will get engage in Dong Xuebing?

Dong Xuebing knew clearly that regardless of the outcome of this game, he had already offended Senior Xie. He was no longer afraid of anything. He does not care about his job anymore. All he wanted was to save Sister Xie. “Senior Xie, Sister Xie, and I……”

Senior Xie looked at Dong Xuebing and did not say a word. He got up and walked towards the villa with his doctor.

Wei Nan also cried out to him: “Grandpa!”

Senior Xie ignored him and entered the building.

Inside of the Villa.

Senior Xie was sitting on the sofa, and he looked over to his personal doctor. This doctor had been serving him for many years. “The youngsters nowadays are getting more capable and have fouler temper. Haha…… I lost the game. I admit my defeat. That Xiao Dong is as good as Old Zhang. Old Zhang had always given in to me during our games. If not, I will also not win him so many times. Xiao Dong is on the same level as Old Zhang. I cannot win him. This young man cannot be judged by his looks.”

The personal doctor replied: “You must watch out of your health. Stop getting angry with them.”

Senior Xie laughed. “Am I really that unreasonable?”

The doctor said: “No. Wei Nan’s father can help the children in critical times. You are also doing this for their own good. In the family, Xiao Hao might seem to have a foul temper, and only you and Huilan can control him. But when Huilan is angry, her father also cannot stop her.”

Senior Xie waved his hand. “Not only her father. I can’t even stop her. She is even more stubborn than me when I was young. No one can control her!” Senior Xie sighed. “My grandson and granddaughter scolded me senile. I also know that Xiao Nan is not good enough to be with Huilan. How many youngsters are good enough for my granddaughter? None! Not a single one! Maybe this was a mistake from the start.”

The personal doctor knew Senior Xie was looking for an excuse for himself to call off the engagement. “Senior Xie, it is not a good thing for a family to fight. Why not…… just call off the engagement?”

Senior Xie thought for a while and asked: “What do you think of Xiao Dong?”

The doctor thought for a second and replied: “He looks ordinary, but he should not be simple. If not, Huilan will not pick him.”

Senior Xie sighed…… This is fate……

The garden outside.

Zhang Wanxu looked at Dong Xuebing with a smile. “Xiao Dong, your standard is good enough to be in the top 3 of the professional leagues. It is rare to see people of your age be so good at chess. Hahaha, although I already have a disciple, if you want to enter the Chinese Chess league, I will make an exception and take you as my disciple. Are you interested?” Zhang Wanxu really likes Dong Xuebing.

Dong Xuebing was surprised. “Grandmaster Zhang. I am very sorry. I want to develop a career in government service.” Dong Xuebing does not have the skills. The match earlier was actually Zhang Wanxu playing against Senior Xie. Most of his moves were taught by Zhang Wanxu. Zhang Wanxu was also family with Senior Xie’s chess moves. If not, it would be impossible for Dong Xuebing to win.

Xie Hao laughed loudly: “Brother Dong! You are pretending to be lousy at chess just now?! You are just trying to show off! Hahaha!”

Wei Nan gritted his teeth. Pretending?! Impossible! We are enemies! When he played with me earlier, why can’t he win? He should win me and humiliate me! If Dong Xuebing were really on the same level as Zhang Wanxu, Wei Nan would never win him!

Dong Xuebing smiled and turned to look at Sister Xie: “Did Senior Xie agree to call off your engagement?”

Xie Huilan replied excitedly. “Since Grandpa made a promise, he will keep to his words. Xiao Dong, thank you very much!”

Dong Xuebing replied: “I am the one who caused trouble for you. It’s great to know that Senior Xie will not force you to get engaged with Wei Nan.”

Xie Hao saw the bitter Wei Nan and purposely said: “Sis, Brother Dong, I wish you two to have a harmonious union lasting a hundred years!”

Dong Xuebing blushed.

Xie Huilan smiled: “We should think of how we are going to apologize to Grandpa! We made him really mad this time!”

Dong Xuebing sighed when he heard this. I’m dead. I still need to face Senior Xie’s wrath. But when he saw Wei Nan’s face as he ran into Senior Xie’s villa, Dong Xuebing laughed in his heart! You want to marry Sister Xie? Get lost!

Chapter 158 – The Job Transfer is confirmed!

The next day.

Sunday.

Dong Xuebing listlessly finishes his breakfast, and Xie Hao came to his place.

After yesterday’s events, Dong Xuebing felt good to have vented his anger. But until Dong Xuebing leaves Senior Xie’s villa, he did not see Senior Xie again. He does not know what Senior Xie was thinking. Will Senior Xie take away his job? Was Sister Xie’s engagement called off? Dong Xuebing did not know what happened after he left. He was very worried. Now, he could finally ask someone. “Xiao Hao, why are you here? Did your sister ask you to come? What happened yesterday after I left?”

Xie Hao laughed and sat on the sofa. “Brother Dong, after you left yesterday, my Sis and I went to apologize to our grandfather. But my grandfather did not say a word. After that, my sister asks me to go back first. She will speak to our grandfather. I do not know the outcome.”

Yesterday, Dong Xuebing and Xie Hao had fought against the same enemy and had gotten closer. Dong Xuebing asked. “Then, why are you here?”

“Hehe, I am here to thank you.”

“Never mind. I am the one who started this. What’s there to thank?”

Xie Hao replied. “You are wrong. If you are not around, my sister will still have to get engaged with Wei Nan in two months. You saved my sister. Brother Dong, you are traffic. When I was at my sister’s place, I heard from your colleague that you can solve all sorts of trouble. She praised you like you are invincible. I still don’t believe it until yesterday’s game of chess…… I was shocked. Brother Dong, you are my idol. My goal in life is to be as capable as you. Give me an autograph!”

Dong Xuebing laughed. “Get lost!”

Xie Hao laughed. “Brother Dong, I really respect you. If it were someone else in yesterday’s circumstances, he would not even dare to utter a single word. Who is not scared of my grandfather? But you dare to stare and talk back to my grandfather because of my sister. You are even willing to give up your job.” A friend in need is a friend indeed. After yesterday’s incident, Xie Hao could tell Brother Dong will go all out to help his friends.

Dong Xuebing rolled his eyes. “Stop talking nonsense. I still don’t know how Senior Xie will punish me!”

Xie Hao smiled cunningly. “He might not punish you. My grandfather had said that if you can win him, he will agree to help you get your transfer and allow you to date, my sister. My grandfather will not go back on his words. You are my sister’s boyfriend now. Why will my grandfather punish you?”

Dong Xuebing almost fainted. “What, boyfriend? It’s fake. We were forced to say that. Your sister also did not take that seriously.”

“Hehe…… but my family members thought it is real. My Aunt called last night to ask me about you.”

Dong Xuebing was shocked. “Your Aunt? Sister Xie’s mother? What did she ask?” She is the wife of Beijing City Party Secretary!

Xie Hao replied: “She asked how you met my sister and what happened yesterday. I think my whole family knows about yesterday’s incident now.”

Dong Xuebing slapped his forehead. I’m dead. Sister Xie’s whole family will hate me now. I am in deep trouble!

Xie Hao stayed at Dong Xuebing’s apartment for a while until he received a call from his friends to go to a bar.

Dong Xuebing sat on his sofa in his living room to wait for Sister Xie’s updates. He even rejected a lunch invitation by Political Section Deputy Chief Liu. If this matter were not resolved, Dong Xuebing would not have the mood to do anything else. This concerns his future in the government, and it all depends on Senior Xie.

Ring, ring, ring. Dong Xuebing’s phone rang!

Dong Xuebing looked at the number. It was from Sister Xie. He quickly answered: “Sister Xie, how was it?”

“Hahaha, what are you talking about?” Xie Huilan asked.

Dong Xuebing replied: “Your engagement with Wei Nan. Is it canceled?”

“Let me tell you everything from the start. Haha, after you left with Xiao Hao yesterday, I went to speak to Grandpa about us dating. Grandpa did not agree or disagree with. But Wei Nan tried to meet my grandpa and was rejected. He refuses to leave. In the evenings, Wei Nan’s father came over and spoke to my grandfather. I do not know what they say, but Uncle Wei went back with Wei Nan with a bitter smile.”

Dong Xuebing thought for a while and asked: “That means your engagement is called off?”

“It should be. Xiao Dong, thank you for your help!”

“Don’t mention it.” Dong Xuebing was slightly relieved. But he still has one more worry. His job……

“As for your transfer……” Sister Xie seems to know what Dong Xuebing was thinking. She giggled and said: “My grandfather did not mention anything about it. But I tried to use my grandfather’s connection to try to get a transfer for you last night. My grandfather did not say anything, and I know that he had agreed. I helped you ask again this morning, and there should not be any problem with your transfer.”

It’s confirmed? I will be a Deputy Bureau Chief?

Dong Xuebing brighten up. This was the best news he heard. But after thinking for a while, he was still worried: “Sister Xie, I was very rude to Senior Xie yesterday. Err…… Is he still……? Will I be……” He was afraid Senior Xie will get back at him. But Senior Xie’s status was so high up. He should not get revenge with a nobody like Dong Xuebing.

“Haha, you had helped me yesterday. Even if anything happens in the future, I will protect you!”

“Ah…… That’s not what I mean.”

Xie Huilan paused for a second. “Oh, I forgot to tell you. Hehe, Xiao Dong, your hometown is Yantai County? When you told me that you want to be transferred to a County Public Security Station, I helped you asked that area, and there is really a Deputy Bureau Chief vacancy there. What do you think?”

Yantai County?

Mother’s hometown?

Dong Xuebing jumped up from the sofa. “Sister Xie, will it be too troublesome for you?”

“No. If it is fine with you, I will confirm it?”

Of course, it’s fine! Dong Xuebing quickly thanked Xie Huilan!

Xie Huilan laughed. “You helped me put out a fire that had troubled me for more than a year. I should be the one thanking you. Alright. Just wait for the news. The official order should be out in a few days.”

After hanging up, Dong Xuebing still sat there excitedly. I will be transferred to Yantai County?

I will be returning home with honor!!!

Chapter 159 – Date for real?

Noon.

It was the start of Spring, and the temperature got warmer slightly.

Dong Xuebing knew he was about to get promoted, and he happily went to a shopping mall in the West of the bridge. He picked some branded cosmetics and paid. After leaving for the items, he left the mall. Dong Xuebing had saved Xie Huilan from drowning and helped her stop her engagement with Wei Nan. He does not need to thank her for these gifts. But Dong Xuebing wanted to build a closer relationship with her. Relationships had to be built up slowly.

Dong Xuebing took out his phone and called Xie Huilan. “Hello, Sister Xie?”

“Xiao Dong? Haha, are you looking for me?” Dong Xuebing could hear the sounds of writing in the background.

“Errr……. Are you busy now?”

“Yes. I have a meeting at the Central Publicity Department tomorrow. I am preparing the materials.” Xie Huilan was speaking to Dong Xuebing while writing something. “I had asked the people from the Central Department to help me get the materials and news articles on heating supply a few days ago. But they are too inefficient. A while they come back to me and tell me that they need approvals, and then they tell me that they are understaffed because of the holidays. It’s been 2 to 3 days, and they only got 5 to 6 articles. This efficiency is too…… Hah. Let’s stop talking about this. Why are you calling? You are unhappy with the transfer?”

Dong Xuebing quickly reply: “No…… I am very happy with your arrangement, and I would like to pay you a visit.”

“Stop being so polite. We are now dating, what’s there to pay me a visit?”

Dong Xuebing replied. “Stop joking with me. Errr…… If I am not bothering you, I will drop by your place in a while?”

“Haha, I will be waiting at home. Don’t bring any gifts, ok?”

Dong Xuebing acknowledged and hang up. He flagged a taxi and went to Sister Xie’s unit quarters.

When Dong Xuebing reached Sister Xie’s block, a middle-aged man had just exited the building, and the electric gate was about to close. Dong Xuebing quickly step forward and stop the gate from closing. This way, he does not need to call Sister Xie and ask her to unlock the gate for him. He went upstairs and pressed Sister Xie’s doorbell.

The door opened. Xie Huilan was standing there. “Xiao Dong? How did you enter?”

“Someone just happened to exit from the building, and I entered.” Xie Huilan opened the gates, and Dong Xuebing secretly look at her feet. She was wearing black suit pants with skin-colored stockings. Dong Xuebing swallowed his saliva and entered with his gifts. “Sister Xie, I bought some cosmetics for you. These are not expensive gifts.” Dong Xuebing said as he placed the gifts on the small cabinet beside the door.

Xie Huilan smiled. “Why are you giving me gifts again? Didn’t I tell you not to bring any gifts? You just don’t listen. Our relationship is so close, and there is no need for all these. I do not want to say this, but I still have not used the perfume you gave me last time. There…… you open that cabinet and see for yourself. There are all sorts of cosmetics there. You can find all sorts of brands there. Haha, I have more variety of cosmetics than shopping malls. Just come over without gifts in the future. Save your money. Oh, bring some of those cosmetics back with you. You can give it to your mother. I can’t finish using all those.”

Dong Xuebing thought to himself. I got the wrong gifts!

“Have a seat. What tea do you prefer?”

“Anything will do.” Dong Xuebing looked at Xie Huilan. “Sister Xie, errr……. What sort of gifts do you like?”

Xie Huilan smiled sweetly. “Actually, gifts are just a token. I do not care about what sort of gifts. Hehe…… let me tell you this. The best gifts I want is something that can help me with my work. You can also tell that my family is not very supportive of me working for the government. My grandfather, father, and mother do not support me. At my workplace, they address me as Chief Xie, but in their hearts, they are looking down on me. Everyone thinks that I got my position because of my family background. That’s why I need to show some results to prove myself to my family and colleagues. Tomorrow’s meeting is crucial for me. If someone can provide me with news articles on heating supply issues, it will be the best gift. Haha……”

Dong Xuebing thought for a while. News articles on heating supply issues as gifts?

BACK! BACK!

……

Everything flashed before Dong Xuebing’s eyes.

Although Dong Xuebing said BACK twice in his heart, he had used up all his BACK yesterday during the chess game. He only has 1 BACK left!

Dong Xuebing was standing outside of Xie Huilan’s gate, and his hand was about to press the doorbell. He quickly stopped his hand and walk downstairs silently. Dong Xuebing left the quarters. During the phone call, Sister Xie had mentioned something about news articles on heating supply issues. He thought nothing about it. She should be preparing a presentation and report on this issue. These few days, most of the government agencies were on holiday break. That’s why the relevant departments were not able to provide Sister Xie with the materials she wanted.

What’s the best gift?

Alright! I will give her this!

Dong Xuebing knew he must hurry before she got the materials herself.

Dong Xuebing took out his phone and called his unit’s Sixth Bureau’s Deputy Chief. “Hello, Chief Zheng? Are you at work?”

“Oh, Chief Dong? Haha, I am working overtime today. I am in the office now. Why?”

“Oh, I remember the last time I went over to your department, I saw someone checking through this year’s newspapers, and all the articles were scanned into the PC.”

“That’s right. This is a task given by the higher-ups before Lunar New Year. Why are you asking?”

“I am looking for some articles on heating supply issues. Errr……. This is my personal matter. Can you give me a copy of your records?”

“Oh, I am not sure if they keep a copy of those records. Chief Dong, let me check for you, and I will call you back.” 5 minutes later, Sixth Bureau’s Deputy Chief called Dong Xuebing. “Chief Dong, we still have the records. I will get them to extract the articles you want. Heating supply issues, right? Ok. You can drop by later to collect them.”

Dong Xuebing said: “Thank you. You can just pass me all the records.”

“No. You had helped me during the wrongful arrest of Chief Jiang’s nephew. I am only returning you a favor.”

“Thank you very much.” Chief Zheng had owed Dong Xuebing a favor, and this was why Dong Xuebing called him. After all, this was Dong Xuebing’s personal matter. Although the materials were from public sources, it is against the State Security regulations to bring materials out of the branch. Dong Xuebing had to get someone close to help him.

An hour later, Dong Xuebing got this year’s news articles on heating supply issues. It was a stack of printouts, weighing several KG. Dong Xuebing could get the materials so fast was because Deputy Chief Zheng got all his men to sort and extract the articles. Dong Xuebing returned home with the cosmetics and printed out all the materials, before going back to Sister Xie’s home.

Xie Huilan’s home.

Xie Huilan frowning on her phone in the living room. “Where are the articles I wanted? You can’t even get January’s articles? How come you all do not have a backup copy of all the newspapers? What? The people from the resource center are on holiday, and there is no way to get it? Is this how your department works?! Get your leaders to the phone……. The leaders are not around?” Xie Huilan slammed down the phone. The Central Publicity Department had informed her about this meeting too late, coupled with Xie Huilan’s family problems over the past two days, caused this delay in getting the required materials. She had to make a presentation tomorrow and does not have enough resources.

Di,di,di……. It was the electric gate’s phone.

Xie Huilan knew it was Dong Xuebing, and she unlocked the gate.

“Sister Xie, I’m sorry. There are some delays.” Dong Xuebing was panting as he stood outside Xie Huilan’s home.

Xie Huilan opened the gates and laughed: “Come in. Eh? Didn’t I tell you not to buy anything? Why are you bringing gifts over again?”

Dong Xuebing smiled and entered the living room.

Xie Huilan poured a cup of tea for Dong Xuebing and smiled: “Xiao Dong, have some fruits yourself first. I still need to make some calls. If I even cannot get the articles on heating supply issues by tonight, I will not be able to do up my presentation for tomorrow’s meeting.

Dong Xuebing stopped her. “Sister Xie, wait a while.”

Xie Huilan turned and looked at him: “What’s wrong?”

Dong Xuebing opened his bag and took out a thick stack of A4 papers and placed it on the coffee table. Seeing the confused look on Sister Xie’s face, Dong Xuebing said: “You mentioned you need news articles on heating supply issues over the phone. So, I got these articles for you. See if these can help you. Err…… but these materials might not be enough. These are all January and February’s newspaper articles.”

Xie Huilan was stunned for a while and quickly flip through the pages. “You extracted out the individual articles for me?”

Dong Xuebing replied. “I am also not sure if this will help.”

Xie Huilan did not expect Dong Xuebing would take note of her grumble over the phone. He even sorted out all the materials she needed. She was touched. “Of course. These materials are what I needed. I was still troubled over it. Xiao Dong, you are really……”

Dong Xuebing laughed. “Good to know that I can help.” Dong Xuebing saw that she was distracted by articles and secretly peeped at her feet. After that stockings incident, Dong Xuebing will keep looking at her stockings. The more he looks at it, the faster his heart beats. Luckily Sister Xie does not know what the stuff on her stockings was. If not, the transfer would not happen, and she will never allow him to step into her house.

Xie Huilan carried all the papers and smiled. “Xiao Dong, I find you more and more interesting. When my wallet was stolen, you appear out of nowhere and caught the thief. When I fell into the river, you also appeared and save me. When I was being forced to get married, you made my grandfather change his mind. Now, I need these materials urgently, and you brought them to me. Haha, I really don’t know how to describe you.”

Dong Xuebing felt great in his heart. “Sister Xie, you……”

“You… you… you… again.” Xie Huilan laughed and looked at him. “We are now dating. Can you don’t treat me like a stranger?”

Dong Xuebing laughed. “Stop joking.”

Xie Huilan put down the stack of paper on the coffee table and looked at Dong Xuebing in his eyes. “Joke? When am I say it is a joke?”

Dong Xuebing was stunned. “Ah? We…… we are not pretending?”

“Pretending?” Xie Huilan laughed. “Xiao Dong, what did I say to you at Xishan Villa?”

Dong Xuebing replied in a daze. “You asked me if I want to date you.”

Xie Huilan smiled: “What was your reply?”

“Errr… I think I nodded.”

“Haha, you don’t need to think. You nodded. So, we are in a relationship now, right?”

Dong Xuebing was stunned. “Sister Xie, you are not saying that to stop your engagement with Wei Nan? It was Wei Nan that misunderstood us yesterday, and that’s why you said that.”

Xie Huilan smiled. “Did I say we are pretending to date? I did not say that!”

Dong Xuebing was dumbfounded and stood up. “Ah! Sister Xie, how can I date you? I am not good enough for you. I…… I cannot really date you. My looks and status are not good enough for you!” That circumstances yesterday were different. Dong Xuebing had never thought about dating Xie Huilan. The gap between them was too far apart. Furthermore, he still has Qu Yunxuan. How can he date someone else? Dong Xuebing was satisfied to just admire Xie Huilan secretly. He dares not to wish for more!

Xie Huilan played with her teacup. “You are saying that you want to stop dating me?”

Dong Xuebing did not know how to answer her. “Ah… I… I know where I stand. You are so pretty, how is it possible that you will like me?”

Xie Huilan laughed. “I admire you a lot. I have never admired anyone like this before.”

“Admire…… It is different from dating.”

“Xiao Dong, you have a girlfriend?” Xie Huilan took a sip of tea and asked.

Dong Xuebing wiped his sweat off his forehead. “Errr…… you can say so… Errr…… I can be considered single now.” Aunt Xuan still has not agreed to be his girlfriend.

Xie Huilan looked at him for a while. “You have no feelings for me?”

Damn! How should I answer this question?!

Of course, I have feelings for you. But if I admit it, I will not be able to speak to her like this. No! It will be too awkward!

Dong Xuebing gritted his teeth and replied: “I only have respect for you. My most heartfelt respect and nothing else……”

Xie Huilan nodded and put down her teacup. “Fine. Since you say so, then let’s make things clear. On the day you save me at your house……” Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “What did you do with my stockings? Give me an explanation.”

F**K!

At that very moment, Dong Xuebing felt the world was collapsing around him!

Sister Xie knows!!!

Chapter 160 – A Date with a Central Government Leader

1 second…. 5 seconds… 10 seconds… It was eerily silent in Sister Xie’s living room.

Dong Xuebing was standing by the coffee table, embarrassed. He wanted to dig a hole and bury his head in it. He thought Xie Huilan was innocent and does not know what was on her stockings that day. She knew it. Goddamn! Since you already know what that was, why did you pretended nothing had happened? I’m dead. The righteous imagine I built is all gone. She is trying to settle the score now!

“Sister Xie, that day……. I……” Dong Xuebing does not know how to explain his actions that day.

Xie Huilan looked at him. “You still dare to tell me that you only have respect for me? You do not have feelings for me?”

Dong Xuebing replied with a dismal look. “No…… it’s not like that.”

“Oh, then give me an explanation of what is on my stockings…”

Dong Xuebing surrendered. “Sister Xie, please stop talking about it. Please. It was a moment of folly. I am wrong. I… Please punish me.”

“Hehe, I am not your leader. News Department is also not your governing body. I do not have the authority.” Xie Huilan smiled. “I am now your girlfriend. What I can do is to remind you not to do this again. It is not good for your health, and that is a worn stocking. It is unhygienic to use it to do that. Take note of this in the future, alright?”

Dong Xuebing wanted to kill himself on the spot. He had never been so embarrassed before in his life. “O…… Ok”

Xie Huilan nodded. “Don’t be so uptight. Relax. Haha, have a seat.”

Dong Xuebing sat down cautiously and look at Xie Huilan’s expression secretly. She does not even feel embarrassed when she said all those things. She was still as calm and graceful as before. Dong Xuebing could never become like her.

Xie Huilan pushed the plate of fruits towards Dong Xuebing. “Want some oranges?”

Dong Xuebing replied with a straight face. “Thank you. I will pass.”

Xie Huilan laughed and pointed at him. “You… do we look like we are dating?”

Huh? We are not really dating in the first place. But Dong Xuebing does not dare to say it out. Xie Huilan had a hold against him. “Errr… I will have an orange.” He saw Xie Huilan was about to help him peel the orange, he quickly snatches it from her and peels an orange for her, before peeling one more for himself.

Xie Huilan ate the orange slowly, and after she finishes eating, she said. “Address me as Huilan in the future, alright?”

Dong Xuebing could only nod.

Xie Huilan added. “Watch TV by yourself here. I will go and write my presentation first.”

Xie Huilan bends over to pick up the stack of materials, and Dong Xuebing quickly carried it for her. “Let me……. Let me bring it into the room for you.”

“Hehe, thank you.”

Xie Huilan’s bedroom looks more like a study room. Other than a bed, PC, and a closet, there were rows of bookshelves. There were all sorts of books. Dong Xuebing took a glance at the books. There were books on Thick Black Theory, Economy, philosophy, and records from the News Department. Xie Huilan was self-motivated. But she was different from Dong Xuebing. She will prepare herself and then try to move upwards. Dong Xuebing on the other hand, only focuses on climbing up the ranks.

But Dong Xuebing knew he had no choice. The job of the General Affairs Office was only supporting the leaders. He could only get promoted if the leaders were close to him. If he did something on his own, that would be acting beyond his power. He will be able to do much more when he goes to the grassroots level. All the things he does at the grassroots level will be his credit.

Xie Huilan quickly enters here work mode. She looked at the materials Dong Xuebing brought and start writing her report.

Dong Xuebing does not want to disturb her and went out of the room silently. He went out to brew a cup of tea and left it on her desk before leaving and closing the door behind him. He sat in the living room thinking about what had happened. What the hell was going on? Aunt Xuan still had not given me an answer, and I have to date a Central Government Leader? Is Sister Xie serious? She really likes me? Impossible. She must be joking. But she does not sound like she is joking with me…

Dong Xuebing had complicated feelings.

1 minute passed……

10 minutes passed……

Dong Xuebing was afraid that he would disturb Xie Huilan, and he mutes the TV. He could not calm himself as he watched the TV in silent. He had gotten into a relationship suddenly, and it felt surreal. Sister Xie also knew about the stockings. He really has the urge to jump down from the building. What was Sister Xie’s impression of him? A pervert? A hooligan? But why did she still want to date him?

Dong Xuebing could not figure out the answer.

Dong Xuebing sat on the sofa restlessly. He stood up and look around. He needs to find something to do. That’s right. I can help Sister Xie tidy up her apartment. I will rebuild my image and cannot let the stocking incident affect my relationship with Sister Xie. I must show her the better side of me.

Dong Xuebing rolled up his sleeves and start cleaning up the kitchen. He wiped the ventilation hood first. Xie Huilan should be someone that does not do household chores. She must have a part-time helper to help her clean the apartment. The tables were cleaned, and only the ventilation hood was slightly dirty. Dong Xuebing was poor when he was young. His family could not afford to hire someone to clean their ventilation hood. Everything had to be cleaned himself. Dong Xuebing dismantled the hood and start cleaning it. After that, he went to get a mop and start mopping the floor. Sister Xie was still at work after he finishes, and Dong Xuebing went to get a rag and old newspapers to start cleaning the window panels. He even washes Xie Huilan’s clothes.

After 3 hours of household chores, Dong Xuebing was sweating buckets. But he felt much better.

5.25 pm.

Dong Xuebing was squatting by the shoe cabinet in the living, polishing Sister Xie’s heels when the bedroom door opened.

Xie Huilan walked out of her room and ask: “Xiao Dong, what are you doing?”

Actually, Dong Xuebing had heard the sounds of Xie Huilan’s slippers and knew she will be coming out of the room. He quickly opens the shoe cabinet and starts wiping her heels. Helping the leader wash her clothes and clean the windows were still fine. But polishing heels was…… too degrading. Dong Xuebing purposely did this was to make himself look more pitiful and hope to let Xie Huilan forgive him about her stockings. “Ah, Sister Xie. You finished your work? Sorry, I did not get your permission and cleaned your house for you. I have cleaned your ventilation hood and the windows.”

Xie Huilan was surprised and looked at her kitchen and the windows. “What are you doing? I can get a part-timer to clean.”

Dong Xuebing continued to wipe the shoes: “Oh, I have nothing to do. Is it fine for me to use black polish on this pair of heels?”

Xie Huilan smiled and walked over to take that pair of heels from him. “Stop it. You are my boyfriend now. How can you polish my heels and clean up my place? This should be what women do for their men. Go and rest. You should be tired.”

Dong Xuebing was eager to please her. “It’s fine. Let me finish cleaning this pair of heels first.”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Go and rest, alright?”

Dong Xuebing was only pretending. He did not really want to polish her heels for her. He ‘unwillingly’ let go of the heels and went to the bathroom.

“Oh, you helped me wash my clothes?” Xie Huilan smiled. “You mopped the floor, wiped all the windows, clean my ventilation hood, polished my heels…… You spent the whole afternoon……. Xiao Dong, let me tell you again. We are dating now. I am not your superior. Do not do these again, alright?”

Huh? You keep calling me Xiao Dong, and how can this be considered dating? You should at least call me Big Brother.

Dong Xuebing just nodded his head.

Xie Huilan looked at the spotless bathroom and her suits that were hung out to dry by the heater. She laughed: “I was still thinking of ordering take-outs for our dinner. But seeing you have worked hard the whole afternoon, let go out and eat. Chinese or Western food?”

Dong Xuebing shook his head. “No… Don’t be so troublesome. I will go back and eat.”

“How can I let you go back after you helped me clean up my apartment?”

“Hah, it’s nothing. Err…… how about we cook something for dinner here?”

Xie Huilan looked at him and laughed. “Are you trying to embarrass me? I can’t cook.”

“Huh… No… I am saying that I will…… prepare dinner for you. My cooking skills are still alright. If you don’t mind……”

Xie Huilan started counting with her fingers. “How many times have you helped me? You caught the thief, saved my life, stop my engagement, help me get the materials I needed, and even clean up my apartment. Haha, how can I let you cook dinner for me? Never mind. Since you want to have dinner at home, so be it. I will cook two simple dishes. Alright?”

“Let me help you.”

In the kitchen.

Xie Huilan was beating the eggs with a pair of chopsticks and threw some chopped green onions in it. “Xiao Dong, my house only has eggs and some vegetables. I seldom cook at home. I eat out or order food most of the time. That’s why I do not have many ingredients in my fridge.”

Dong Xuebing replied: “I am fine with anything. Two simple dishes are enough. Eh, don’t put too much salt in the eggs.”

“Like this?”

“Yes. Err…… add more chopped green onions into the eggs. It will taste better.”

“Oh.” Xie Huilan smiled and looked at him. “Xiao Dong, we are doing something like dating couples do now. Hehe, don’t you think so?”

Dong Xuebing blushed. “Sister Xie, err…… are we really going to date?”

Xie Huilan narrowed her eyes and looked at him. “What do you want to say?”

Huh? What do you think I want to say? I have lots of things to say! Dong Xuebing coughed. “Nothing… erm… you should pour some oil now.”

A plate of fried eggs and a plate of stir fry vegetables. This was a simple dinner.

Xie Huilan tasted a piece of egg and said: “Haha, the taste is not very nice. I should have let you cook it.”

Dong Xuebing had not expected Xie Huilan to cook anything delicious. He could tell from her family background. “It’s fine. The eggs and vegetables are delicious. It is much better than my cooking.” Dong Xuebing ate and said.

Xie Huilan laughed. “Stop saying nice things. I know my cooking skills.”

If it were in the past, Dong Xuebing would never imagine having dinner so casually with a Central Government leader. Dating Xie Huilan was like a dream. But he was still not very sure if Sister Xie was serious about them dating.

After dinner, Dong Xuebing and Xie Huilan sat on the sofa to watch the evening news.

During the commercial break before the weather report, Xie Huilan suddenly asked. “Xiao Dong, have you dated anyone before?”

Dong Xuebing replied nervously. “I think so.” Sleeping with Aunt Xuan should be considered dating.

“What sort of girls do you like?”

“Errr……. It depends on feelings. I also don’t know how to tell you.”

“Haha, is it boring to date someone like me?” Xie Huilan laughed. “We have known each other not too long ago, and we do not know each other well. I am someone who places my job before anything. Most of my time is spent on it. I seldom have time for movies, dramas or games. I spent my free time reading articles and writing reports. That can be considered my hobby. Hehe, but since we are dating, I should make some changed to my life. I can’t be the same as before, and you should not like it, right?”

Dong Xuebing did not know how to answer her. “No… no…”

Xie Huilan smiled: “Alright. I have finished my work today. Shall we go shopping?”

Dong Xuebing’s eyes nearly popped out. “Shopping?” Shopping with a Central Government Leader?

“Shopping is a date for couples, right?” Before Dong Xuebing could react, Xie Huilan switched off the TV and grabbed her handbag from the sofa. She walked over to wear her heels. “Xiao Dong, we have to work tomorrow and do not have much time. Let’s go somewhere nearby.” Xie Huilan was too overbearing. She does not let anyone reject her.

Dong Xuebing thought to himself. Let it be. Anyway, I still do not know what Sister Xie is thinking. It will be a waste of time to guess. Not everyone will get the chance to go out on a date with Sister Xie. What’s there to worry about?! Dong Xuebing felt better and stopped thinking whether if they were dating for real.

Audi A6 drove out of the estate.

Dong Xuebing, who was in the front passenger seat secretly took a glance at Xie Huilan’s slender body. Sigh… Life is so unfair. Sister Xie’s beauty, her slim figure, shapely ass, and long legs… All those pretty movie stars were nowhere near Xie Huilan’s looks.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “Xiao Dong, am I wearing too formal?”

Dong Xuebing quickly takes his eyes off her chest. “No… you look good in suits.”

“Haha, that’s good.” Xie Huilan continued to drive.

Dong Xuebing was relieved. He saw Xie Huilan looking in front, and he continued to look at her body.

Since Xie Huilan insisted that they are dating now, then as the boyfriend, Dong Xuebing should have some special privileges. She already knows what he did with her used stockings, and she should not be angry if Dong Xuebing looked at her body. But Xie Huilan was still a Central Government Official, and Dong Xuebing dare not to look openly. This might make her feel he was not respecting her.

A newly opened shopping mall at Anzhen Bridge.

The shoppers and staff of the mall were looking with jealousy as Dong Xuebing walked beside Xie Huilan. Everyone was looking at them. It was because Xie Huilan was too pretty, and she was hugging Dong Xuebing’s arm. At Senior Xie’s villa, Xie Huilan had wrapped her arm around Dong Xuebing’s arm too. But they were forced by the circumstances, and Dong Xuebing did not overthink about it. The feeling was very different now. Dong Xuebing was nervous, and his back was covered with sweat.

Xie Huilan laughed and said: “Just relax, alright?”

Dong Xuebing replied uncomfortably. “Errr…… I am very relaxed now.”

“You are relaxed now? Your whole body is so stiff. Hahaha, do I look like a tigress?”

“No……” Dong Xuebing took in a deep breath and relaxed his shoulders. But once he relaxed his shoulders, his elbows were lowered, and his upper arm was pressing against Xie Huilan’s left breast. Sister Xie was wearing a thin bra, and he could feel the softness of her breast. He quickly pulls back his arm. “Ah…… Sorry… I’m very sorry. I did not do that on purpose.”

Xie Huilan laughed. “It’s alright. Let’s go.”

Dong Xuebing could tell from Xie Huilan’s expressions that she was not angry at all. They continued to walk around the mall.

“Xiao Dong, you have dated someone before and experience. Where should couples go? The Men’s section or the ladies’ section?”

Dong Xuebing thought for a while and replied: “I do not have much experience too. Err… it does not matter which section we go. More importantly, it depends on what you like.” He was secretly hoping that Xie Huilan would help him pick one or two shirts, or he chooses a few clothing for her. That will feel more like dating. But Xie Huilan was a government official, and Dong Xuebing dare not to speak his mind.

Xie Huilan turned and hugged Dong Xuebing’s arm naturally. “I want to get some books. Can you accompany me to level 6 to look at books? Haha, is this still consider a date?”

Dong Xuebing thought to himself. How can I refuse you? He nodded and said: “Ok. I would like to get some books too.”

Xie Huilan laughed. “Is this not a good idea? How about I pick a few shirts for you?”

Dong Xuebing quickly say: “No. Let’s go and get the books you want.”

There was a bookshop on level 6. Xie Huilan released her arms around Dong Xuebing the moment she stepped out of the elevator. She walks to a shelf and starts flipping a book. She shook her head and return the book back on the shelf. She took another book and start reading it. “Xiao Dong, get some media-related books for me.” After saying that, she realized her tone was not right and smiled. “Can you help me get those books, please.”

Dong Xuebing quickly replied. “No problem. The books that are related to your work? I will go and get it now.”

“Thank you.”

After a while, Dong Xuebing returned with 4 – 5 books. “Are these ok?”

Xie Huilan was reading the book in her hands and did not notice Dong Xuebing.

Dong Xuebing did not interrupt her and stood beside her. After waiting about 10 minutes, Xie Huilan finally put down that book, and he asked: “I got these books for you…”

Xie Huilan thanked him and look through the books. In the end, she picked one the last book. “This is a good book. Put the rest back.”

“Ok!” Dong Xuebing returned the books back to the shelves and came back with a few more books.

An hour passed…….

Two hours passed……

Xie Huilan walks out of the mall empty-handed, but Dong Xuebing was carrying 3 big bags of books.

At the carpark, Xie Huilan suddenly remembered something. She turned and smiled embarrassedly. “Look at me. I said I will buy you a few shirts. Why didn’t you remind me? Haha, this cannot be considered a date. You are just accompanying me to buy my stuff.” Xie Huilan looked at her watch and said: “It is late now. Next time… We will go on a proper date next time.”

Dong Xuebing had helped Xie Huilan cleaned her apartment, and now, he was carrying 3 heavy bags of books. He was exhausted. When he heard what Xie Huilan said, he almost fainted. You also know this is not a date? Next time? No more next time! I don’t want to go on a date with you again!

Dong Xuebing thought he could enjoy himself on this date. But…… their first date was helping Xie Huilan clean her ventilation hood, washing her clothes, accompanying her to the mall, helping her to get the books she wanted and carrying the books she bought for her. This was Dong Xuebing and a Central Government Leader’s first date!

Damn!

Central Government Officials are indeed different from ordinary folks. Even their dates are different from others!

Chapter 161 – Transfer Stopped!

Monday.

After all the things that happened over the weekend, Dong Xuebing returned to work excitedly. He will be getting his transfer to the grassroots level to be a Deputy Bureau Chief. Although Xie Huilan had used her connections to help him get the transfer, the official notice was not issued yet. It should be out these few days. That’s why Dong Xuebing had to stay low for the next few days. He cannot make any mistakes before his transfer.

“Good morning, Chief Dong.”

“Good morning, Chief.”

“Chief Dong, I heard you will be moving up?” A staff member from the Finance Department asked softly.

Someone from the Commission for Discipline Inspection walked over. “Chief Dong, are you really going to be transferred?”

Dong Xuebing was puzzled. “I am not sure. How do you all get to know this?”

“Hah. Everyone is talking about this. There are rumors that you will be transferred to Public Security. Is it true?”

Dong Xuebing thought to himself. There are no secrets in the government service. Xie Huilan should have engaged the help of many people for his transfer, and word got out. But Dong Xuebing also did not want to hide. He replied, saying that he is not sure about this.

If it were someone else getting a transfer, no one would bother. But it was Chief Xiao Dong that will be transferring out. He will be transferred from the State Security to Public Security. Within half an hour, the whole branch knew that Chief Xiao Dong will be transferring out. Everyone was discussing this.

Chief Xiao Dong is so capable. He can get a transfer from the State Security to another agency. He will be going over to the Public Security to be a Deputy Bureau Chief. Not everyone can arrange for such transfer. Without connections, who will help you to arrange for this transfer? But it’s a pity. What will happen to the Western District Branch after Chief Xiao Dong left? No one can save the branch if anything happens!

Tan Limei, Changjuan, and the rest from the General Affairs Office also heard of the rumors.

Wang Xin’s eyes were all red. “Chief Dong, are you really leaving?” She had finally found a good boss and does not want him to leave.

Tan Limei was also about to cry. But this is considered a promotion for Chief Xiao Dong. She cannot ask him to stay. “Chief Dong, congratulations.”

Changjuan laughed. “You are breaking records from the rate of you moving up the ranks.”

Dong Xuebing was overjoyed. He waved his hand and laughed. “It’s not confirmed yet. Time to start work.”

Guo Panwei smiled and congratulates Dong Xuebing. After Dong Xuebing enters his room, Guo Panwei quickly went into his office. He helped Dong Xuebing brew a cup of tea. He was shocked to learn that Dong Xuebing will be transferring out. He knows Chief Xiao Dong is competent, but he did not expect him to be promoted to a Deputy Chief within months and will be transferring out of the State Security. Dong Xuebing will be going over to the Public Security to take on a leadership role. Only those with powerful backings can do this.

Dong Xuebing knew why Guo Panwei treated him so well today. He must be thinking of Dong Xuebing’s position.

In the morning, Dong Xuebing continued with his work. He delivered the documents to the respective leaders.

When Dong Xuebing arrived at Xu Yan’s office, Xu Yan suddenly stops him from leaving. “Xiao Dong, sit down. Let’s have a talk.”

Dong Xuebing knew Xu Yan must have heard about the rumors. He cleared his throat and did not know what to say. By right, he would inform Xu Yan first. What he did was wrong. “Chief Xu… I…… I……”

Xu Yan looks at him. “You are going to be transferred out?”

Dong Xuebing replied. “Should be. But it is not confirmed yet. I did not tell you about this because……” He did not dare to tell Xu Yan about this earlier. What if Xu Yan refuses to let him go? Should he ask Xie Huilan to continue to arrange for his transfer? That will be offending Xu Yan. Xu Yan had helped Dong Xuebing a lot since he entered the State Security. She was very close to him, and he does not want to fall out with her.

Xu Yan smiled. “I thought you will tone down after you got your Deputy Section Chief rank. You… You just will not sit still.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly.

“You are going to the grassroots level? The environment there is different from Beijing. You must take note of a lot of things. Especially your foul temper. You must control your temper.” Xu Yan also does not want to see Dong Xuebing leave. He is a good subordinate and could help her solve lots of problems. She will never find someone like him in the future. But she was still happy for Dong Xuebing. “Public Security has more options than State Security. It is a good thing if you can be transferred there. You will have a bright future there, especially at the grassroots level. With your capability, you should be able to get good results. Do your best, and don’t disgrace me!”

Dong Xuebing was surprised. He did not expect Xu Yan to say such things and was moved. “Chief Xu, I……”

Xu Yan knew what Dong Xuebing wanted to say, and she laughed. “To be honest, I do not want you to leave. But this transfer is significant to you. You think I will stop you from leaving?”

Dong Xuebing replied gratefully. “Thank you. Chief Xu, I will always remember your teachings. Sorry for causing trouble for you over the past few months.”

Xu Yan laughed. “It will be great if you can remember my teachings. You have never listened to me all this while.”

“Err…… no.”

“Alright.” Xu Yan looked back at the document she was reading. “Who do you think is suitable to take over your position at the General Affairs Office?”

Dong Xuebing thought for a while. “Ermmm…… my transfer is still not finalized. But Guo Panwei is suitable to be the Deputy Chief of the office. He is experienced and is an all-rounder.” Dong Xuebing does want to recommend Tan Limei and the others. But all of them lack experience. Only Guo Panwei qualifies to be the Deputy Chief.

Xu Yan nodded. “Ok. Go back to work. Don’t think that you can slack off just because you are going to be transferred out. Haha.”

“Don’t worry. I will do my best.”

Back at the General Affairs Office, Dong Xuebing called Guo Panwei to his office. “Panwei, have a seat.”

Guo Panwei did not know what was happening and sat down cautiously opposite Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled. “Panwei, you are almost 30, right? You are the senior member of the General Affairs Office. I know that you have put in your best effort at work over the past few years. Chief Xu had asked me for recommendations earlier, and I recommended you. You must be prepared to take over my duties if I am transferred.”

“Ah?” Guo Panwei was stunned. He replied excitedly: “Thank you, Chief Dong. Thank you so much!”

Dong Xuebing waved his hand. “Do your best…….” He remembered what Xu Yan said to him and copied her. “Don’t disgrace me.”

Guo Panwei had been eyeing the position of the Deputy Chief of the General Affairs Office for a long time. But no matter how he fights for this position, he could not get it. He thought Chief Xiao Dong would recommend Tan Limei or Sun Zhuang for this position. But Dong Xuebing recommended him. Guo Panwei was excited. Chief Xiao Dong is very close to Chief Xu, and Chief Xu will surely consider his recommendation.

Before lunch, Dong Xuebing went to the offices of the other leaders who were close to him. Chief Zhen had gone to the City Bureau for a meeting and was not in his office. But Commission for Discipline Inspection Secretary Song Shoujie, the General Affairs Office Chief, Li Qing, and the rest were still around. All the leaders gave Dong Xuebing some words of encouragement.

After lunch, Dong Xuebing returned to his office. He had spoken to almost all the leaders, and what’s left was the official transfer notice.

But trouble came when it was least expected!

At about 12.20 pm, Tan Limei ran into Dong Xuebing’s office without knocking. “Chief Dong! There is trouble!”

Dong Xuebing looked at her. “What happened?” Damn! Did the branch catch fire again?

Tan Limei points outside. “There is someone outside our main entrance shouting your name. He said……”

“Shouting my name?” Dong Xuebing was surprised. “Why is someone shouting my name?”

“You…… I think you should go out and see for yourself.”

Dong Xuebing’s felt something was wrong and quickly walked out with Tan Limei. All the staff members of the General Affairs Office and some people from the Political Section were outside in the corridors, looking out of the windows. They were whispering among themselves when they saw Dong Xuebing. Dong Xuebing had a bad feeling and looked out. He could not see very clearly because of the distance. But he could see a middle-aged man standing outside the main gate. That middle-aged man was pointing at their building and shouting!

“Dong Xuebing! Come out! I know you are working inside! Don’t think that you can hide inside forever? When are you going to settle your gambling debts with me? Ah? 254,000 RMB! Return me my money today! Dong Xuebing! Get out here! You had lost the money to me! Pay me back now!”

Dong Xuebing’s face turned black!

That man was very loud. Everyone in the compound could hear him. People looked out of their windows at the commotion. Chief Xiao Dong owe money because of gambling? He owes that man more than 200,000?

Dong Xuebing took out his phone and called the Sixth Bureau. “Send two men to arrest that person outside! I want to see who is trying to frame me!” Dong Xuebing does not know that person. Since that man knows his name and the location of his workplace, he must be sent by someone. Wei Nan? Guo Shunjie? Zhou Guoan? Yan Lei? Dong Xuebing had only offended these four people. Other than them, no one would do these kinds of things! Damn! I don’t want trouble and just want to stay low! I should be transferred in 1 or 2 day! Motherf**ker! There are endless troubles here!

The Sixth Bureau’s staff who answered the call replied. “Chief Dong, we had already sent people out.”

Dong Xuebing said: “Good. Don’t let him get away!”

But when that man saw two uniformed personnel running towards him from the building, he turned and ran. The two officers chased after him. But they returned after 5 minutes. They had failed to arrest that man!

Dong Xuebing was furious. That man had escaped, and Dong Xuebing have no way to explain himself.

Dong Xuebing immediately told the two officers. “Sorry to trouble you two. Can you wait at the guardhouse for a while? If that man returns, you all must capture him!”

The officers from the Sixth Bureau knew Chief Xiao Dong is close to their leaders. “Don’t worry!”

Everyone could tell that Chief Xiao Dong wanted to capture that man for questioning, and that man just ran off without getting a single cent. This was too weird. The probability of someone trying to frame Chief Xiao Dong was higher. This period is critical for Chief Xiao Dong as he is waiting for the transfer orders. Someone should be trying to stop Chief Xiao Dong from getting this transfer.

Tan Limei said angrily: “Chief Dong. Someone is trying to frame you!”

Guo Panwei was furious too. “This is too despicable! But I think no one will believe this!”

Such incidents had happened at the Western District Branch in the past. A leader from the Finance department had an affair with a married woman. That woman’s husband found out about their affair and come over the branch to create trouble. In the end, the Sixth Bureau arrested that man, and the incident was over. But that leader was transferred to another department given a position with no authority. He remained in that position until he retires.

Dong Xuebing forced himself to calm down. Will this matter affect him? This was too suspicious. A baseless accusation can stop his career? But who is the one behind this? This incident is too childish, and it should not be planned by someone from the government! That’s right. Wei Nan is the most suspicious! Damn! This bastard! If I get the proof that you are behind this, you are dead!

Dong Xuebing returned to his office after asking his staff to return to work.

Chief Zhen had returned from his meeting at noon. Should I go and see him explain myself? I also need to explain to Xu Yan. But Dong Xuebing felt like he will be seen as trying to escape responsibility. Yes. Wait until that man is arrested. After he is arrested, Dong Xuebing can explain himself.

Dong Xuebing waited and waited. But that man did not return.

Dong Xuebing got an unexpected call from Xie Huilan while waiting.

“Hello, Xiao Dong. Did you offend your unit’s leaders?”

Dong Xuebing was puzzled. “No. What’s wrong?”

“No? Then why your branch’s No.1 and No.2 refused to let you transfer?”

Dong Xuebing was furious. “Sister Xie, you also know that I had helped my branch solve lots of troubles. I did not offend my leaders. The leaders might have done this because they don’t wish to see me leave. Oh, a man came to the main entrance of my branch and create a nuisance. He claims that I owe him a gambling debt. But I never gambled with him before, and I do not know him. I suspect that man is sent by Wei Nan to frame me!”

“This just happened?”

“Yes. About 20 minutes ago.”

Xie Huilan replied. “Xiao Dong, I had helped you clear the path. The order will be out anytime. But if the No. 1 man in your unit refused to release you, I also cannot do anything. You should know that this transfer is not an order given by my grandfather directly. My father is also……. What I can do is limited. I can only help you get this transfer order. As for other things……”

Dong Xuebing panicked. “If Chief Zhen doesn’t release me, I will not be able to leave?”

“Yes. If No.1 of your unit does not agree, no one can transfer you out. You are still a staff of the Western District Branch, after all. Xiao Dong, you better speak to your higher-ups. Once your branch bureau Chief gives the green light, the transfer order will be out in the next two days. Oh, don’t drag it for too long. If not, my side…… Alright?”

After putting down the phone, Dong Xuebing banged his desk in anger. F**k! Why do I have to face all these troubles?

Chief Zhen refused to release me? I had made so many contributions to the branch! I worked so hard! Fine! I will be moving up the ranks with this transfer and will have a good future! You don’t want to let me go? You want me to remain here to help you solve problems? How can you do this to me?!

Dong Xuebing was very angry. But he remembered what Xu Yan said and suppressed his anger. He wants to speak to Chief Zhen first.

Branch Bureau Chief’s office.

Knock, knock, knock. Zhen Anguo said: “Come in.”

Dong Xuebing entered Chief Zhen’s office. “Chief Zhen.”

Zhen Anguo pulled a long face when he saw Xiao Dong. “Xiao Dong, you should know the State Security’s regulations. You still dare to gamble?”

Dong Xuebing gritted his teeth and replied calmly. “I swear I have nothing to do with that incident at the entrance. Chief Zhen, you should know me well. As a civil servant, I will never gamble outside. I don’t even know that man. Someone is trying to frame me!”

Zhen Anguo replied: “I don’t care if this is true or false. Someone had come to our unit looking for you, and that is your fault!”

“But I do not……”

“Don’t need to explain!”

Dong Xuebing’s blood was boiling with anger. “Chief Zhen, my transfer is because of this incident……”

Zhen Anguo looked at him. “Xiao Dong, you are still young and need more experience. What you should do now is to take one step at a time. It is still too early for you to go to the grassroots level. I am doing this for your own good. Look at today’s incident. Someone is shouting outside a State Security branch. What will the rest of your colleagues think? Ah? What will the civilians think? You better remain in the branch. I will promote you when I think you are ready. Xiao Dong, don’t be too anxious.”

Dong Xuebing took in a deep breath and said. “I think I can get more experience at the grassroots level.”

Zhen Anguo replied: “If based on your current maturity level, you will get into trouble at the grassroots level. I am from there, and I know the situation at the grassroots level better than you. Xiao Dong, I am doing this for your own good!”

Dong Xuebing was furious. Doing for my own good? If you are thinking for me, why are you still stopping me from getting transfer? Do you know how much effort and how many people I offended to get this transfer? Ah? How do you know that I cannot cope when I am not at the grassroots level? You are just thinking of yourself!

“Xiao Dong. Don’t mention this anymore. I had discussed with Political Commissar, and she stands by my decision.”

The No.1 and No.2 of the branch refused to release Dong Xuebing. Even Chief Jiang from the City Bureau cannot do anything! If this transfer were someone else, Chief Zhen would never stop it. He will not want to offend people by stopping someone’s transfer. But Xiao Dong is different. He is very important to the Western District Branch.

Zhen Anguo was determined to keep Dong Xuebing at the branch. He also knew that man at the entrance was trying to frame Dong Xuebing. Zhen Anguo also does not want Dong Xuebing to leave, and he made use of that man as an excuse to stop Dong Xuebing’s transfer. Zhen Anguo had no choice. Although Xiao Dong’s conflict with Yan Lei had made him lose face, Xiao Dong was really capable. How can a talent like Xiao Dong be transferred out? Zhen Anguo was also doing this for Dong Xuebing. The grassroots level is not like Beijing. With Xiao Dong’s foul temper as a Deputy Bureau Chief, he is bound to be in deep trouble.

But when Zhen Anguo remembered that Xiao Dong will be angry with him, he said: “Wait a while more. When there is a suitable position in our agency, I will help you get it. You can think of going to the grassroots level after a few years.” Zhen Anguo was doing this for himself too. When he was newly transferred to the Western District Branch, he was faced with too many troubles. It should be the same in the future. If Chief Xiao Dong is transferred out, no one will be able to solve all those problems. This was also why Zhen Anguo, someone who seldom make promises, promised to promote Dong Xuebing. He felt he had given Dong Xuebing enough benefits. Someone who had only entered the government service for a few months will get a Deputy Section Chief position? Zhen Anguo will also have to face a lot of pressure if he were to do this!

But to Dong Xuebing, this was not good enough!

Deputy Section Chief position?

The State Security Branch’s Deputy Section Chief positions can be compared with the positions at the grassroots level?

Go to the grassroots level in a few years? That means I can’t get the rank of Section Chief! I will still be getting a Deputy Section Chief’s position then! I can get it now, and you want me to wait for a few more years? You want me to waste a few years in this branch? I am almost 24 years old. I started later than others. I don’t have time to spend!

Dong Xuebing was furious and argued with Chief Zhen.

But Zhen Anguo was determined to not release him!

Goddamn!

This is too much!

I worked so hard for the branch and gotten so many credits. This is what I get in return?

Just because of a stranger shouting some baseless claims at the entrance, and I cannot be transferred? Just because I had gotten a lot of credits and you want me to help you, you don’t care about my prospects? You want me to remain here to help you? F**k you! Why should I? I am wrong to get all these credits? You cannot be so selfish!

Chapter 162 – Secretary of City Party Committee offered a seat!

Noon. The news of Chief Zhen stopping Chief Xiao Dong from transferring spread.

When Xu Yan heard about this, she immediately called Zhen Anguo. “Chief, Xiao Dong’s transfer……”

“Old Xu.” Zhen Anguo and Xu Yan had gotten closer after the previous Branch Party Committee meeting. The way they address each other had also changed. “I know you want to help Xiao Dong. But someone had come to our unit to chase gambling debts from Xiao Dong. This is bad for our reputation. I know that this might be someone playing dirty tricks to frame Xiao Dong. But Xiao Dong also is partially responsible for it. He is still too young and impulsive. It is not good for him to go to the grassroots level now. I am thinking of giving Xiao Dong a Deputy Section Chief’s position when there is a vacancy. It is still too early for him to go to the grassroots level.”

Xu Yan frowned. “All of us know how much contribution Xiao Dong had to our branch. This will be…….”

Zhen Anguo replied: “I will be giving him a Deputy Section Chief rank’s position. How many people in Beijing can get to this position in 4 months after joining? He should be satisfied. Old Xu, this is settled. Oh, this morning’s meeting at the City Bureau is because of the Eastern District Branch’s incident. You should also have heard about it. Part of their cafeteria collapsed on Sunday because of poor maintenance. The roof fell. Luckily it was on Sunday, and the collapse did not happen during lunchtime. If not, someone will be injured. Our State Security’s buildings are all old buildings. Safety is a concern. The City Bureau is worried about this and will be sending people to conduct checks these few days. Old Xu, you will handle this.”

“Ok.” Xu Yan did not continue about Dong Xuebing’s transfer, and she sighed in her heart.

Knock, knock, knock. Dong Xuebing knocked on the door and entered. “Chief Xu, Chief Zhen is……”

Xu Yan gestured to Dong Xuebing to ask him to sit down first. “I just spoke to Chief Zhen over the phone just now, and Chief Zhen will not release you. There is also nothing I can do. Political Commissar Cheng also thinks the same way as Chief Zhen. You…… Sigh…… I will try my best to help you get a better position when there is vacancy. Although this opportunity might not be as good as going down to the grassroots level, you should also cherish it.” Xu Yan knew what Zhen Anguo and Cheng Haimei can give Xiao Dong is not enough.

Dong Xuebing controlled his anger. “Chief Xu, I will be honest with you. I had used lots of connections for this transfer. I owe lots of favor and also offended a lot of people. Now Chief Zhen…… How can I face the people who helped me get this transfer? They had tried their best to help me, and now this transferred is screwed up. How will they see me?” Dong Xuebing had offended Senior Xie, and if this transfer is canceled, all his efforts, his precious BACKs will all be……

Xu Yan understood why Zhen Anguo was doing this. She also does not want to see Dong Xuebing get transferred out. But this is very unfair to Xiao Dong. He had done so much for the branch and finally got the chance to get a transfer to the grassroots level to be a Deputy Bureau Chief of a County. Zhen Anguo just stopped this transfer like this, and it is too disappointing. No.1 and No.2 of the branch were on the same page for this matter, and there is nothing Xu Yan can do. “Xiao Dong, I’m afraid I am unable to help you this time.”

After walking out of Xu Yan’s office, Dong Xuebing immediately call Xie Huilan. “Hello, Sister Xie. My Branch Bureau Chief does not want to release me. This is too……”

“Xiao Dong. Don’t be anxious. Try to see if there are other ways, alright?”

Dong Xuebing walked to a secluded corner and said: “I tried my best. I have too many outstanding credits, and my Chief wants me to remain here to help him. Everything I say is useless. He will not release me.” If Dong Xuebing knew that being too outstanding will get him into this situation, he would never do his best.

“Oh…… I will try to get someone to help. Alright?”

“Thank you.”

After a while, Beijing City State Security Political Section Chief, Chief Wang, called Zhen Anguo’s office.

“Chief Zhen. What is wrong with Dong Xuebing’s transfer? Why are you not releasing him? Isn’t he just the Deputy Chief of the General Affairs Office?”

Zhen Anguo was pissed when he heard it was Chief Wang. Dong Xuebing’s background is quite influential. He got someone to pressurize me? Zhen Anguo frowned. “Chief Wang, Xiao Dong is very young, and I think he is still not ready to go to the grassroots level.”

Chief Wang replied: “This is not what you should be concerned with!”

Zhen Anguo was furious. “In the afternoon, someone came to our branch, asking Dong Xuebing to pay his gambling debts. The whole branch and the passerby outside knew about this. We still have not investigated this incident. How can we promote Xiao Dong now? This is irresponsible!” Zhen Anguo used this incident as an excuse again.

Chief Wang also got angry. “Chief Zhen! This is obviously a set up! You can’t even tell? Ah? You must trust your men! How can you believe a rumor just like this? If we are going to promote our staff, anyone can just get one or two strangers to shout outside, and we have to cancel our staff’s promotion and get the Commission for Discipline Inspection to investigate them? Then what’s the purpose of our Political Section?! We had checked Dong Xuebing thoroughly! His Deputy Section Chief Rank is also submitted by your branch! You rather believe some gangsters than us? Are those gangsters more trustworthy than our Party?!” Chief Wang’s words were harsh.

Zhen Anguo’s face changed. “Chief Wang, it is the responsibility of a Party member to uphold the Party’s regulation and honor. The duties of the Commission for Discipline Inspection is to make sure every party member abide by the laws and regulations. I don’t think I did anything wrong. We must investigate if there are any problems. I am responsible for everyone in the Western District Branch. Dong Xuebing must be investigated!”

After Chief Wang slammed down the phone, Zhen Anguo was still angry with Dong Xuebing for getting someone to apply pressure on him over the transfer. He has no intention of getting the Commission for Discipline Inspection to investigate Dong Xuebing. He knew Dong Xuebing might be rash, but he will not break the regulations. Zhen Anguo was only using this to stop Dong Xuebing’s transfer.

A few minutes later, Xie Huilan called Dong Xuebing.

Dong Xuebing almost smashed his phone when he heard that Zhen Anguo was going to investigate him. There was already a crack between Dong Xuebing and Zhen Anguo relationship over Yan Lei previously. Now, the crack got worse to the point where they will fall out anytime! Fine. Not only you are stopping my transfer, you still want to force me into a corner? Zhen Anguo! I helped you saved the branch twice! This is how you are repaying me?!

Dong Xuebing returned to the General Affairs Office with a long face. Tan Limei, Chang Juan, and the rest stopped their work and looked at him.

“Chief Dong!”

“Chief Dong, about your transfer……”

Everyone in the office was feeling unjust for Chief Xiao Dong. It is not a good thing for someone to be capable too. The angriest person was Guo Panwei. Chief Xiao Dong will not be moving up, and he will not become the Deputy Chief of the office!

Dong Xuebing does not have the mood to speak to them. He waved his hand to ask them to go back to work.

At this moment, Yan Lei entered the office with some documents. He asked Tan Limei to make 5 copies and then turned to Dong Xuebing with a smile. “Chief Dong, congratulations. I heard you will be going to the grassroots level to be a Deputy Bureau Chief?”

Dong Xuebing and everyone in the office face turned black.

Yan Lei was purposely there to gloat. He looked at Dong Xuebing and pretended to be surprised. “Eh? What happened? Your transfer is not successful?”

Dong Xuebing narrowed his eyes. “I dare you to say it one more time!”

Yan Lei knew Dong Xuebing does not care about the consequences when he is angry. He kept quiet and smiled before walking away. He was gloating over Dong Xuebing’s misfortune. Yan Lei also wish for Dong Xuebing to be transferred elsewhere, as he does not want to see him. But he was overjoyed to see Dong Xuebing’s furious look on his face. Hah! Serve you right. Who asked you to solve so many problems for the branch? This is your retribution!

Back in his office, Dong Xuebing smashed a cup on the floor in anger!

Dong Xuebing could control his temper slightly better than before. If it was the past, he would surely bang tables and shouted at Zhen Anguo. He would have given Yan Lei a kick to his face for his sarcastic remarks earlier. Dong Xuebing was furious. He had tried so hard to get this transfer, and it is canceled now. Are there any other ways to go about it?

None! Even Sister Xie does not have solutions. What can Dong Xuebing do?

F**k! Why do I have to meet an ungrateful leader?!

When you needed my help, you treated me well. Now, I got the opportunity to move up, you backstab me!

Ring, ring, ring. The phone on the desk rang.

Dong Xuebing picked up the phone. “Hello! General Affairs Office!”

Xu Yan smiled bitterly when she heard Xiao Dong’s angry voice. She did not scold him: “Xiao Dong, I had just received notifications that there will be a visit by the City’s Party Committee tomorrow. It is because of the Eastern District Branch’s cafeteria collapsed. Get your people to decorate and clean up the place. I will let you take charge of this. I don’t want to see any problems. Oh, the City’s leader might be having lunch here. Prepare the lunch menu. The dishes cannot be too luxurious, but it cannot be too shabby. You get what I mean?”

“Yes.”

Dong Xuebing was not in the mood to work. He gave Guo Panwei a call and told them to prepare everything.

After work, Dong Xuebing headed home and went to bed after a quick shower. But he was troubled with the problems at work and could not sleep. He tossed and turned on the bed. He only fell asleep when it was almost morning.

When Dong Xuebing woke up, it was almost 10 am. He was late. He had left his phone in his bag, which was placed in the living room. There were dozens of missed calls from Director Li Qing and the General Affairs Office. Dong Xuebing quickly gets dressed and goes to work.

When Dong Xuebing reached the Western District Branch, the banners, welcoming the City leader, were already up.

Zhen Anguo, Cheng Haimei, Xu Yan, and the rest of the branch’s leaders were standing in front of the main building. They saw Dong Xuebing coming in at this time, and Zhen Anguo’s face turns black. He felt Xiao Dong was too much. An inspection by the City’s Leader is very important. As the second-in-charge of the General Affairs Office, you should be here early to make sure everything is ready. How can you let your emotions affect your work?! Zhen Anguo remembered Xiao Dong had gotten someone to pressurize him yesterday and was furious. He scolded: “What time is it now? Go and set up the meeting room now!”

Dong Xuebing was not purposely late. Zhen Anguo had stopped his transfer and still scolded him in front of everyone. He clenched his teeth and walked to the General Affairs Office.

Xu Yan was also slightly unhappy with Xiao Dong’s performance today. But what made her frowned was Zhen Anguo’s attitude towards Xiao Dong. Everyone has emotions. You are already unfair toward Xiao Dong by stopping his transfer. You should be treating him better now. After all, you still need Xiao Dong to help you solve problems. Instead of doing all these, you are even scolding him in public? Xiao Dong is known to not bow down to force! Xu Yan could tell that Zhen Anguo had something against Xiao Dong. It might be due to Yan Lei and Xiao Dong’s incident, or Xiao Dong had made use of other channels to get back at Zhen Anguo.

On Dong Xuebing’s way back to the General Affairs Office, he noticed everyone looking at him weirdly. Just two days ago, everyone was congratulating him on his transfer. But now, his transfer was canceled.

Damn! What a disgrace!

Only Tan Limei and Old Yan were in the General Affairs Office. Dong Xuebing entered the office and asked: “Is everything ready?”

Tan Limei stood up. “Chief Dong. Everything is ready.”

Dong Xuebing nodded. “Which leader is coming today?”

“I heard it is City’s Party Committee Secretary Xie and a few other leaders.”

Dong Xuebing was stunned. The Party Committee’s no.1? Isn’t he Xie Huilan’s father? Why is he here for the inspection? It should be the City’s Deputy Mayor. He thought for a while. Secretary Xue should be implementing some plans, and it involves the “Old and dangerous” buildings of the various agencies. That’s why he is visiting the branch. The Eastern District Branch’s collapse must be quite severe. Luckily no one had died from that accident.

Dong Xuebing looked at his watch. “What time is the leader arriving?”

Tan Limei replied: “The notification states 11am. But there might be some delays. Secretary Xie and his men had gone to the Industry and Commerce Bureau this morning.”

Dong Xuebing nodded and went over to the meeting room. The meeting room was already set up by Guo Panwei and Chang Juan. Dong Xuebing then left for the smaller cafeteria to check on the lunch preparations.

There were loud applauses outside of the cafeteria as Secretary Xie’s convoy arrived.

Dong Xuebing’s rank was too low to be going out to receive the VIP. He was also not in the mood to do so. He stood in the smaller cafeteria and looked out. He could see Secretary Xie and his assistant alighting from the vehicle. Xie Guobang’s nose and lips were similar to Xie Huilan. He had a stern look and sharp eyes. He had the imposing manner of a Politburo member.

This is Secretary Xie! He is very different in real life compared to TV!

Dong Xuebing looked at the group of leaders behind Xie Guobang, and Zhen Anguo receiving him. Although Dong Xuebing is now dating Xie Huilan, he is still not accepted by Xie Huilan’s family. Xie Guobang should not know him.

“Chief Dong.” Deputy Director Zheng from the Sixth Bureau suddenly appears in the cafeteria. He walked over and asked softly: “The higher-ups don’t approve your transfer?”

Dong Xuebing sighed. “Chief Zhen refuses to let me go. There is nothing I can do about it.”

Deputy Director Zheng patted Dong Xuebing’s shoulders. “What are your plans?”

“What plan can I have? I think I will never be able to leave the State Security.”

“You are still young and will have many opportunities in the future.”

Dong Xuebing shook his head. He is on the verge of falling out with Zhen Anguo now. What Zhen Anguo promised him might not even come true, let alone getting opportunities in the future. After missing this opportunity, Dong Xuebing might have to remain in the State Security for the rest of his career.

On the other side of the branch, Secretary Xie and his party entered the main building. They remained inside for almost an hour.

It was already lunchtime, and the staff members were in the main cafeteria having lunch. The smaller cafeteria was still empty. There were a few empty tables for Secretary Xie and other leaders.

Zhen Anguo whispered to Secretary Xie’s assistant. “Secretary Shen, does Secretary Xie have any plans for lunch? We had prepared lunch for him in the smaller cafeteria……”

Secretary Shen walked over to speak to Secretary Xie.

Xie Guobang was still looking at the old buildings in the branch. He turned to his assistant and said. “Let’s go to the main cafeteria.”

Zhen Anguo was not surprised. He knew many leaders prefer to dine with ordinary staff members. This was to portray an image that they were close to the people on the grounds. He turned to Yan Lei. “Get the General Affairs People to clear up space in the main cafeteria now! Party Secretary Xie is going to have lunch there!”

Yan Lei ran to the smaller cafeteria.

Dong Xuebing and the Sixth Bureau’s Deputy Director were still chatting.

Yan Lei saw them and frowned. “Chief Dong! You are so free! Hurry up! Party Secretary Xie and the City leaders are going to the main cafeteria to have lunch! Chief Zhen asks your General Affairs Office people to shift the tables over now!”

Dong Xuebing was still pissed, and when he heard Yan Lei mentioning Zhen Anguo, he replied coldly. “Since when am I free? Ah? I don’t need to watch the food?”

Yan Lei points at Dong Xuebing angrily: “I don’t have time to argue with you!”

“You think I like to speak with you?!”

But Dong Xuebing knew that the City’s leaders’ visit to the branch was significant. Even Minister Lui cannot be compared to the City Party Committee’s no.1. He ignored Yan Lei and went over to the main cafeteria to get some people to help him carry the tables over. He asked some staff members who were dining to move to other tables about 5 meters away.

After a while, Xie Guobang entered the cafeteria.

The main cafeteria felt like someone pressed the mute button. Everyone was looking at Xie Guobang secretly.

Xie Guobang looked at the ceiling and said. “I had visited the Eastern District. Although the buildings here are in slightly better conditions, it is still in bad condition.” He pointed upwards. “There are water stains. It should be from the rain. Old buildings have leaked on the roof, and it is dangerous.”

Zhen Anguo replied. “Yes. This building is decades old. We will try our best to repair it.”

Xie, Guobang, nodded. “You have to make sure all the staff is safe. If you can’t even guarantee their safety, how can they work in peace? Safety is a major concern.”

Zhen Anguo, Cheng Haimei, and the rest were standing there listening to Xie Guobang.

Dong Xuebing was preparing the tea at the tables. Party Secretary Xie glanced past him and did not look at him. Dong Xuebing guessed that Xie Guobang should not know about him. If that’s the case, he does not need to go over to greet him. He pretended nothing had happened. Anyway, he still felt Xie Huilan was joking with him.

After walking around the cafeteria, Xie Guobang sat down at the main table. Zhen Anguo, Xu Yan, and the rest joined him and sat according to their ranks. The rest of the City leaders did not sit at the same table with Xie Guobang as their ranks were much lower. They sat at the second table with Director Li Qing. Oh, Party Secretary Xie’s assistant did not sit down with him at the table. He stood behind him to help him serve tea.

Yan Lei wanted to impress Party Secretary Xie. He served the dishes slowly and would tell him the dish’s name. Dong Xuebing had lost interest in his wor. But when he saw Xu Yan staring at him, he still went to the kitchen to help serve the dishes. He did not tell Party Secretary Xie the dish’s name when he served it. His transfer was canceled and he does not have to mood to do his job.

“What is this dish?” Party Secretary Xie asked suddenly.

Dong Xuebing paused for a second and replied: “This is Sugar snail-shaped cake.” Dong Xuebing was the one who planned the menu. He also grew up in Beijing and knew all these snacks well.

Xie Guobang turned and look at Zhen Anguo. “Your cafeteria serves good food. Sugar Snail Shaped cakes are hard to make.”

Zhen Anguo does not know if Party Secretary Xie was blaming him for preparing a luxurious lunch.

Yan Lei saw Party Secretary Xie speaking to Dong Xuebing and was jealous. He quickly walked over and placed the next dish on the table. “Eight Treasures Lotus porridge.”

After a while, all the dishes were served. It was not considered a sumptuous lunch, but it was presentable.

Xu Yan knew the lunch menu was prepared by Xiao Dong and nodded. She was still very confident about Xiao Dong’s work. There might be a wide variety of dishes, but they were not expensive. The dishes only require more effect to prepare, and the ingredients were cheap. It will be too much if they serve shark fins or abalone to the leaders. The leaders might feel the branch is wasting their money and will not like it.

“Sit down and eat together.” Xie Guobanf looked at Yan Lei and Dong Xuebing.

Yan Lei immediately replied: “I will have lunch over there.” His rank was too low to dine with the Party Secretary and the other leaders at that table.

Dong Xuebing listlessly replied: “I will also have lunch there.” He was not pointing to the second table. He was looking at the other staff members in the cafeteria.

Xie Guobang said. “Just sit here. It’s just a casual lunch.”

The City’s Party Secretary had made the invitation twice, and this was not being courteous. He should be trying to show that he is close to the lower rank staff.

Xu Yan looked at Party Secretary Xie and then made an eye signal to Dong Xuebing.

Dong Xuebing thought to himself. This is an order from the leaders. How can I not sit down? He hesitated for a moment and was about to sit down on a chair in front of him. But Yan Lei quickly sat on the chair before Dong Xuebing. Dong Xuebing was stunned and looked to the side. That was the only vacant chair! His face turned black immediately!

Zhen Anguo knew Dong Xuebing, and Yan Lei does not like each other and was afraid Xiao Dong’s foul temper would act again. “Xiao Dong, there should be two more dishes, right? Go to the kitchen and check if they are ready.”

Dong Xuebing was about to explode. Damn! Why your secretary gets to sit down, and I have to serve the dishes? Everyone here can sit down except for your secretary! Can’t you see Party Secretary Xie’s secretary is still standing? F**k! Are you trying to make me look bad?

Zhen Anguo frowned when he saw Dong Xuebing’s expression. The Party Secretary had invited you to sit is because he is courteous. You think he is serious?

Everyone in the cafeteria was looking at Dong Xuebing. Everyone knows Chief Xiao Dong and Secretary Yan had differences.

But suddenly, Xie Guobang frowned and turned to his assistant. “Bring a chair over.”

Secretary Shen was stunned for a second and quickly carried a char over. He wanted to place the chair beside Yan Lei, but Xie Guobang gestured to the empty space beside him. “Here.” Secretary Shen did not say anything and put the chair beside him.

Then Xie Guobang waved to Dong Xuebing. “Dong Xuebing. Come and sit here.”

No one expected Party Secretary Xie would say this!

When Xie Guobang said this, everyone was shocked!

What did City’s Party Secretary say? Dong Xuebing? No one had mentioned Dong Xuebing’s name. They only called him Xiao Dong or Chief Dong! How come Party Secretary Xie knows Chief Xiao Dong’s full name? Damn! Party Secretary Xie knows Chief Xiao Dong? Party Secretary Xie purposely prepared a seat for Chief Xiao Dong?!

Zhen Anguo, Xu Yan, Cheng Haimei, and the rest of the branch leaders were stunned. The first thought that came to their minds was, how did Xiao Dong know Party Secretary Xie? They thought for a while and were shocked by the possible reason. Everyone turned and looked at Zhen Anguo!

Zhen Anguo also thought of it. He took in a deep breath. He knew the City’s Party Secretary will not invite someone of a lower rank to have lunch with him. He will never arrange that person to sit beside him! Party Secretary Xie was doing this…… as a warning to Zhen Anguo!? This was because Zhen Anguo had stopped Dong Xuebing’s transfer?!

Chapter 163 – Transfer to be a Deputy Bureau Chief!

The whole cafeteria was quiet.

The City’s Party Secretary had called Dong Xuebing personally to sit beside him, and Dong Xuebing had no other choice. To be honest, Dong Xuebing does not want to sit next to him as his rank was too high, and Dong Xuebing was nervous. Dong Xuebing was also feeling guilty conscience. He thought Xie Guobang does not know about him dating Xie Huilan. But Xie Guobang called him by his full name. That means he knew about Dong Xuebing’s relationship with Xie Huilan. Is he…… going to get back at Dong Xuebing?

Dong Xuebing could feel his sweat trickling down his back as he walked over and sat down beside Party Secretary Xie.

Xie Guobang did not look at Dong Xuebing and look at the rest. “Let’s eat.”

Dong Xuebing picked up his chopsticks cautiously.

Eh? Dong Xuebing noticed the expressions of all the other leaders at the table, and it suddenly dawns on him. No! This is not right. Damn! Dong Xuebing finally realize what was happening. Secretary Xie did not call him out to settle the score with him. He was helping Dong Xuebing! It was not only because Zhen Anguo did not let him sit at the table. Secretary Xie was giving him a warning for holding back Dong Xuebing’s transfer! That’s right! Dong Xuebing was touched. Secretary Xie was really something. Xie Huilan must have said something to her father and had asked him for help. If not, Secretary Xie would never ask Dong Xuebing to sit beside him.

Even Dong Xuebing could understand the reasons behind Secretary Xie’s actions, let alone the other leaders of the branch.

At that moment, the look in everyone’s eyes changed as they looked at Dong Xuebing!

Everyone knows how capable Chief Xiao Dong was. He could solve problems, but no one knew Chief Xiao Dong had any background. Even the City’s Party Secretary offered him a seat. Chief Xiao Dong could also ask him to come all the way to the Western District Branch to pressure Chief Zhen. How can this relationship be normal?! Absolutely not!

Yan Lei’s face had turned green. If he knew Secretary Xie had wanted Dong Xuebing to join him for lunch, he would never sit down at the only remaining seat. Will Secretary Xie be angry with him? Yan Lei did not even dare to pick up his chopsticks. He just sat there in a daze! He was regretting his actions! How is it possible that the City’s Party Secretary knows Dong Xuebing? One was a Deputy Sub-national leader rank, and the other was only a Deputy Section Chief rank! The gap was too big.

Xu Yan laughed to herself. This Xiao Dong really knows how to hide.

Xie Guobang’s assistant looked at Dong Xuebing. He had never heard of Dong Xuebing and does not know how Secretary Xie knows him. Why did Secretary Xie offer a low-rank youngster a seat? But Secretary Shen knew that Party Secretary’s every word or action had significant meanings behind it. Secretary Shen secretly remember Dong Xuebing’s name in his heart.

At the table, Zhen Anguo was the most embarrassed. He knew Secretary Xie had not purposely come to the branch to warn him. Secretary Xie was only dropping by on his way. But that’s enough. To let a Central Government’s Senior Official say all those things, that means he was unhappy with Zhen Anguo’s actions. Zhen Anguo wiped the sweat on his forehead. If it was the State Security that wants to transfer Xiao Dong, he could still stop it. After all, the higher-ups must take note of the immediate supervisor’s opinions. But for a Central Government Leader like Secretary Xie, it was different. If Dong Xuebing’s transfer were arranged by him, Zhen Anguo would never dare to stop it. This was asking for trouble.

Xie Guobang did not say a word during lunch and left after that. He did not even look at Dong Xuebing. He made it look as he had said those things at the table casually. But everyone knew he did it on purpose.

After the City’s leaders left, Dong Xuebing quickly walked to a quiet corner and called Xie Huilan.

“Hello, Sister Xie? Your father had come to my branch for inspection earlier.”

Xie Huilan laughed. “Haha, I know.”

Dong Xuebing knew this was arranged by Xie Huilan. “During lunch, Secretary Xie had purposely offered me a seat beside him. Sister Xie, did you say anything to him?”

“Erm… You can say so.”

Dong Xuebing was touched. “Sister Xie, thank you so much. I……”

“You are the one who had helped me. I had promised that I will help you get the transfer. If I can’t even do such a simple thing, I will be embarrassed. Don’t thank me anymore, alright?”

Dong Xuebing hesitated for a while and asked: “Your…… Your father…… Should I thank him personally?” He knew his rank was too low to speak to Secretary Xie, but Secretary Xie had done him a favor, and it would be rude if he kept quiet.

“You don’t need to do anything now. Everyone in my family is against us dating. Err…… wait until you achieve some results at the grassroots level first. My dad likes capable subordinates.”

“Huh? You mean Chief Zhen will surely approve my transfer now?”

“Haha, if he still does not release you, his transfer order will be issued.”

After hanging up the phone, Dong Xuebing clenched his fist and sighed. Finally. This problem is solved! What a close shave! This transfer was almost called off!

Back at the main building, everyone was looking at Dong Xuebing with respect.

Dong Xuebing saw Yan Lei among a group of people who were walking into the building. He walked quickly and tapped Yan Lei’s shoulders with a smile. “Secretary Yan, busy?”

Yan Lei looked at him and nodded before hurrying away.

Dong Xuebing had wanted to make some sarcastic remarks to get back at Yan Lei for snatching the chair earlier. But when he saw Yan Lei avoiding him, he was speechless. City’s Party Secretary’s influence was too significant. Even Yan Lei who was always finding trouble with him, was scared.

Back at the General Affairs Office, Tan Limei went up to Dong Xuebing. “Chief Dong, Chief Zhen is looking for you.” Tan Limei did not see what happened at the cafeteria, but she heard of it. She was also shocked. She wanted to ask Dong Xuebing what happened, but when she thought that Dong Xuebing had the City’s Party Secretary’s backing, she dare not speak to him like before.

Dong Xuebing nodded and replied: “Ok.” Why is he looking for me?

Dong Xuebing went upstairs and knocked on Chief Zhen’s office.

“Come in.” Zhen Anguo looked at Xiao Dong and smiled. “Have a seat.”

Dong Xuebing thought to himself. An hour ago, you scolded me in front of everyone. Now, you are smiling at me? He was very unhappy with Zhen Anguo, but he did not show it on his face. “Chief Zhen, you are looking for me?”

Zhen Anguo nodded and passed him a set of documents. “Look at these.”

Dong Xuebing picked up the document and read it. “This is?”

Zhen Anguo replied. “This is a Party School Training course. This is not our City’s District Party School training. It is our State Security Training course on firearm training, Psychology, investigations, etc. Normally, only the people from the Sixth Bureau can participate in this training. This course will be starting in a few days. Xiao Dong, I would like to send you for this training. You still have not attended any State Security training since you join, right?”

Dong Xuebing start to wonder what Zhen Anguo was up to. Could he want to make use of this training to stop his transfer? Damn! When will he give up?

Zhen Anguo saw Dong Xuebing’s face changed and knew what he was thinking. He was pissed, but he still explains patiently. “You are only involved in administrative work since you entered the State Security. You will be going to the grassroots level and joining the Public Security soon. This training is essential for you. If not, how are you going to cope with that environment? It will be better for you to attend the Party School’s training than the training organized by the local authorities. This course is organized by State Security, and what they teach is better than other agencies.”

Damn! You should make it clear from the start! You gave me a scare!

Dong Xuebing understood what Zhen Anguo was telling him. He was not a graduate from the Police Training School and cannot be compared to the officers from there. Even a junior Police officer will be better than him. He might not be doing investigation work as a Deputy Bureau Chief after his transfer, but he should at least know how to use a gun and basic investigation techniques. If not, he will be a laughing stock there. The training in the County will not be as proper as the Central Government. State Security Party School’s training is the best option. “…… Thank you, Chief Zhen. I will cherish this opportunity.” But Dong Xuebing was not grateful to Zhen Anguo at all. If Party Secretary Xie had not dropped by today, you would never let me go. If there is anyone I have to thank, it should be Secretary Xie and Xie Huilan!

What Zhen Anguo did now was slapping himself. But he had no choice. The City’s Party Secretary had given obvious hints, and there is no way for Zhen Anguo to stop this transfer anymore. He does not even dare to delay the transfer for one day. This was why after Zhen Anguo returned to his office after lunch, he immediately calls his higher-ups and approved Dong Xuebing’s transfer. He even helped Dong Xuebing get a spot in the State Security training. This training will be recorded in Dong Xuebing’s personal files.

Soon, the whole branch heard of what happened and was amazed by Chief Xiao Dong.

Not only Chief Xiao Dong was capable and could solve problems. The way he handles political struggle was enough to amaze everyone. During the few months Chief Xiao Dong was in the branch, he had gone against the Branch’s No. 1 four times. Zhou Guoan’s refusal to give Chief Xiao Dong’s District Party School’s training course spot was the first time. Zhou Guoan demoting Chief Xiao Dong was the second time. Zhen Anguo leaving Chief Xiao Dong out for the exchange program was the third time, and the fourth time was stopping Chief Xiao Dong’s transfer.

4 times!

Such clashes had happened 4 times!

But Chief Xiao Dong won every single time! It was unbelievable!

At night, Dong Xuebing’s phone rang non-stop. Many people had called him to congratulate him and offered to treat him for dinner. The calls continued until 9 pm. Dong Xuebing immediately fell asleep after he washed up.

The next morning, Dong Xuebing’s transfer order was issued.

Dong Xuebing, 23 years old will be transferred to Hebei Province’s Fenzhou City, Yantai County, as Public Security Deputy Bureau Chief. His position’s rank is Deputy Section Chief!

Chapter 164 – 4.6 Million!

About two weeks had passed.

Dong Xuebing had completed the State Security Party School’s training. But he does not have the basics in the unarmed combat and firearms. The trainers could only let him have some target practice and teach him some simple basic combat moves. He was not taught more complicated stuff. This was why Dong Xuebing got poor grades during the tests at the end. Luckily, Dong Xuebing was good at theories and managed to scrape through and get the completion certificate.

After completing the training course, Dong Xuebing spent his time bidding goodbye to his former colleagues and friends, like Tan Limei, Sun Zhuang, Guo Panwei, Chang Juan, Xu Yan, Song Shoujie, Xie Huilan, Xie Hao, etc. He will have to report to Yantai County Government in a few days and will not return to Beijing for some time. After he had bid his goodbyes, he boarded a plane.

Zhejiang Province.

Guoshi Village.

In the mining area of Yuyan Mountain, there were continuous explosions.

Many villagers and Chicken Blood Stones merchants were standing outside a small mine. Some people were covering their ears, and some were looking into the mine without blinking. This mine was a miracle. Old Ye and a few other villages had leased this mine at first. But after mining for a few months, they could not find and Bloodstones. Just when everyone had given up, a pretty woman took over this mine from Old Ye, and a bloodstone worth a few hundred thousand was found in the first blast!

Not only that, in the following one month, bloodstones were found in every single blast!

Chicken Blood Stones! Chicken Blood Stones! It was Chicken Blood Stones again! Almost half of all the raw Chicken Blood Stones at the auction in Guoshi village yesterday were from this mine!

Miracle! This was really a miracle!

When everyone heard that this mine will be blasting again, many people came over to see if there are any more Chicken Blood Stones!

Qu Yunxuan was wearing beige colored jeans and grey coat. It was dusty in the mountains, and her face was covered in a thin layer of dust. But the layer of dust was not able to hide her natural beauty. “Is everything ready?”

“Yes, boss. Everything is ready.”

“Sister Qu, the explosive is in place.”

These two teenagers were Qu Yunxuan’s relatives from her hometown. She had hired them to help her. Every day, hundreds of thousands worth of stones were mined. Dong Xuebing was worried about Qu Yunxuan’s safety and asked her to hire someone she trusts to help her. Qu Yunxuan listened to him and hired two strong teenagers to help her. Qu Yunxuan turned and look at the denotator. “Let’s start.”

A few seconds later, there was a loud blast!

“How is it?”

“Are there any bloodstones?”

The onlookers move closer to the mine.

A worker entered the mine with a powerful touch. He looked around before shouting excitedly. “Sister Qu! There is blood! There are Blood Stones!”

The onlookers were surprised and start to talk among themselves.

“God! They find Blood Stones again?”

“I think this should be the main stone vein. There should be more and higher grade stones here!”

“That’s right. I heard she had only leased this mine for 2 months, and there is only half a month left. She is really lucky.”

A businessman walked into the mine to look at the stones. After that, he smiled and said: “Ms. Qu, can we speak outside?” After they exited the mine, the businessman asked: “I want this stone. How about 200,000 RMB?”

Qu Yunxuan looked at him. “220,000 RMB.”

“…210,000 RMB.”

Qu Yunxuan replied. “Mr. Sun, we have done businesses several times before. I am not quoting you at a high price.”

That businessman smiled and agreed. “Fine. 220,000 RMB. Check or bank transfer?”

Qu Yunxuan is now very familiar with this trade. “Bank transfer. It is the same bank account as before.”

The former owner of this mine, Old Ye, was among the crowd. He was regretting his decision to let Qu Yunxuan take over this mine. These stones were supposed to be his.

Just when everyone was feeling amazed and jealous of Qu Yunxuan, Qu Yunxuan’s phone rang.

“Continue to dig deeper.” Qu Yunxuan instructed her workers before answering her phone. “Hello, Xiao Bing?”

It was Dong Xuebing. “Aunt Xuan, are you at the mines?”

“Yes. We had just found another piece of Blood Stone.” Qu Yunxuan laughed and walked away from the people there. She lowered her voice and said: “You are terrific! Everyone had thought this mine was depleted, but you are the only one who knew that there are bloodstones in there. Do you know how many bloodstones we found this one month? Even during our unlucky days, we can also find bloodstones worth tens of thousands!”

“Huh? How much money have we made?”

Qu Yunxuan replied angrily. “You did not even give me a call since I come here. I will only tell you when you are here!”

“Ah, didn’t I call you that day? I am at a training course organized by State Security. We are not allowed to bring phones there, but I still call you secretly.”

Qu Yunxuan smiled: “Idiot. How would I know if you are lying to me?”

“I will not lie to you. Tell me how much money do we have now?”

Qu Yunxuan paused for a while. “Tell me when are you coming over?”

“Ah…… Xuan Xuan, are you missing me?”

Qu Yunxuan scolded: “Where is your respect? If you call me Xuan Xuan again, I will beat you up!”

“Haha, if you miss me, I will go over to see you now.”

“Stop talking nonsense. It is also not weekend now. You still have to work.”

“I am on leave now. Hurry and tell me. Do you miss me?”

“…… No!”

“If you don’t miss me, I will not go over to see you.”

“……”

“Do you miss me?”

Qu Yunxuan blushed and let out a soft “yes.”

Suddenly, a pair of arms wrapped around Qu Yunxuan from her back. Qu Yunxuan got a fright and turned. She froze. It was Dong Xuebing who had hugged her from her back. She quickly came back to her senses and hit him on his arm. “Idiot! You want to give me a fright? What are you here at Yuyan Mountain? When did you arrive?”

Dong Xuebing laughed and kept his phone. “I just landed. I came over after I left my luggage at the hotel.” He had flown over from Beijing. He still has a few more days before his reporting date at Yantai county. Dong Xuebing had planned to spend some time with Aunt Xuan and go to Yantai County one day before his reporting date.

Qu Yunxuan stared at Dong Xuebing and pinched his cheeks. “You will be the death of me! Why didn’t you call before coming?! How can you hug me suddenly?! I got a fright! I thought some hooligan is taking advantage of me! You little pervert!”

Dong Xuebing pushes Aunt Xuan’s hand away from his cheeks. “I only wanted to give you a surprise. See how happy you are. You are pinching and hitting me.”

“Call me next time before you come. At least I got the time to get prepared. Look at me now……” Qu Yunxuan gave him a look and turn her back towards him. She took out a small mirror to look at her face and wipe the dust off her face.

Dong Xuebing does not care. He gave Qu Yunxuan a hug and a kiss on her forehead.

Qu Yunxuan pushed him away. “Stop it. My face is dirty.”

Dong Xuebing ignored her and gave her another kiss. “It’s fine for me.”

Qu Yunxuan looked at him and knock him lightly on his head. “You…… only know how to say sweet things to make me happy. Dust is all over my face. How can it be fine?”

Dong Xuebing had not seen Aunt Xuan for about a month, and he misses her. But there were too many people around, and they could not do anything. They only chatted for a while before Qu Yunxuan drags him into their mine.

The mine was deeper compared to before.

“Aunt Xuan, can you tell me now?” Dong Xuebing was anxious about the progress of the mine. “How much did we make?”

Qu Yunxuan had been elated recently. She smiled. “This mine you picked is really good. We found Blood Stones almost every two days. We have already dug out more than 20 big raw Blood Stones. Some businessmen had come to me to buy our stones. I will sell to them when I find their offers are reasonable. If not, I will sell the stones at the monthly auction in the village. There was an auction two days ago.”

Dong Xuebing’s heart was racing. “…… How much did we make?”

Qu Yunxuan looked around and pulled him aside. “With the stone, I sold just now, my account has 4.6 million RMB. We have doubled our initial investment of 2 million, and we still have about 20 days left. If we are lucky, we should earn about 5 million.”

Even though Dong Xuebing already knew this outcome, he was still surprised.

4.6 million RMB!

4.6 million RMB!

With this much money, Dong Xuebing will have enough to set up a company. Even if he did not set up a company, he has enough to get a wife and let his mother enjoy life!

At this very moment, Dong Xuebing felt he is on track to become a tycoon!

Chapter 165 – Blowing up the mine for the second time!

In the mountains.

Dong Xuebing was still thinking about his money when Qu Yunxuan pulled him to a small slope and sat down.

“Xiao Bing, you are here at the right time. I want to discuss something with you.” Qu Yunxuan’s beige pants were already dirtied. She does not care about the dirt on the slope. “That Old Ye who rented the mine to us had approached me a few days ago. He wants to take back the mine and break the contract. He will compensate us.”

Dong Xuebing laughed. “Fat hopes.”

Qu Yunxuan touched Dong Xuebing’s arm and replied. “You are right. I did not agree. Everyone can tell that this mine is located in a good location. Under normal circumstances, a mine that can produce a few million worths of stones in a year is great. We made a few million in less than 2 months. This is what I want to discuss with you. The production of this mine is very high. Should we use our money to lease a few more months? I know Old Ye will never agree. But I am thinking of spending more money to continue to lease it.”

Dong Xuebing rubbed his nose and thought for a while. “What if there are no more bloodstones in the mine?”

Qu Yunxuan laughed. “This should not be possible. Some professionals had dropped by our mine and said that our mine is located very near to the main vein. Our mine might be extending towards the main vein.”

“But……” Dong Xuebing had discovered the bloodstones by accident. Now, Qu Yunxuan had already extracted most of the stones he found. He is not sure if there are any more stones deeper in the mine. He only believes his own eyes and not those experts. The expert’s opinions are based on theories.

“Why? You don’t agree?”

“No…… But I am not very sure.”

“Oh, don’t you know how to look at mines? How about you go in to see for yourself?”

Dong Xuebing paused for a second and nodded. “Alright.” Dong Xuebing had accumulated about 20 BACKs. He should have enough time to blow up the mine.

After chatting for a while, Qu Yunxuan stood up. “Ok. You go and check out the mine while I go to the bathroom.”

Dong Xuebing laughed. “What bathroom? You are just going behind the bushes to pee. Ok. I will go with you.”

Qu Yunxuan turned around and gave him a stare. “There are toilets below. You don’t need to come with me.”

“Oh. Watch your steps and be careful. Don’t trip yourself.”

“Since when do I need you to remind me?”

Back at the mine, Dong Xuebing entered his own mine. He walked to the deepest part of the mine, and there were two workers drilling holes into the walls. The drills they were using were longer than regular drills.

Dong Xuebing saw one of the workers finishes drilling a hole, he said: “Please stop for a while.”

The two miners stopped the machine and look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing said: “That should be enough. There is no need to drill anymore. Bring me to the place where you all store the explosives.”

A worker asked: “We are going to blast the mine now? We still have not completed drilling the holes. We need at least two more holes. If not, the bloodstones will be damaged by the blast.”

Dong Xuebing nodded. “I know. Just prepare to detonate.”

Both miners knew this young man and Ms. Qu were close, and this mine belongs to him. They thought for a while, and one of them remained there to set up the detonation wires, and the other miner brought Dong Xuebing to the place where they kept the explosives. Their explosives were kept in an abandoned mine not far away.

Dong Xuebing told the miner. “You don’t need to separate the dynamites. Just carry everything over.”

The miner was stunned. “…… those are not our explosives. They belong to other mines.”

Dong Xuebing smiled: “I know. Just listen to my orders, alright?”

“Ok.”

Dong Xuebing and that miner carried a big crate of explosive and purposely avoided the other people at the mining area to the mine. The other miner who was setting up the detonation was shocked to see the crate of explosives. He quickly tells Dong Xuebing that they do not need so many explosives, but Dong Xuebing did not explain. He put on a straight face and orders them to set up the explosives. After that, they walked out of the mine with the detonator.

“Boss, this is against the regulations.”

“That’s right. That number of explosives will blow everything up. Even if there are Chicken Bloodstones inside……”

Dong Xuebing ignored them and points to the detonator. “Is this the button?”

“Yes. But……”

Dong Xuebing took a few steps back and pressed the button.

Boom!!!! It was an earth-shattering blast! The whole ground shook! Clouds of dust were billowing out of the mine!

The workers nearby were shocked. This was not a normal explosion. Every one start running out to see what was happening. Was it a mine collapse?

“What is happening? What was that explosion?”

“Who is it? Did that person use too many explosives?”

Dong Xuebing ignored everyone. Every second count for him. He waited until the dust settles, and after making sure the mine will not collapse, he ran in with a touch light. The two miners also entered the mine, followed by workers from other mines. The sight they saw in the mine was horrific. Everyone was shocked by what they saw!

“Who used so many explosives? The amount used is ridiculous!”

“Let’s not talk about that first. Look at the walls!”

“Huh?! What happened? This is impossible!”

“This mine had produced so many bloodstones! Why…… Why is there no more bloodstones?”

Yes. The walls of the mines were all gray in color. It is full of wax stones, and the bits and pieces of stones on the ground do not have the slightest hint of red color! They walked around the mine and discovered a small portion of the mine’s wall had a small number of Chicken Bloodstones!

Wasn’t this supposed to be the main vein? No. It might also be the main vein. This had happened before in the past, where a section of the main vein does not have Chicken Bloodstones. But…… this section is too big. There was only a small amount of bloodstone near the eye of the explosion. Other areas are empty! This mine will become a depleted mine?!

Dong Xuebing also did not expect this to happen. He was glad that he did not ask Aunt Xuan to lease the mine further.

Ok! BACK!

Dong Xuebing estimate that 5 minutes had passed since the explosion. He was about to say BACK 5 times when he suddenly had remembered something. If he says BACK continuously, there will be a slight delay between the BACKs. It will be a waste, and he will also get dizzy. If it was 5 or 6 minutes, it was still okay. But if he wants to return back to 20 minutes or 30 minutes ago, he has to say BACK 20 to 30 times? The delay between the BACK will be more significant!

That’s right. Let me try and see if it will work!

Dong Xuebing focuses and mumbled in his heart: “BACK 5 minutes!”

……

Dong Xuebing felt the scene in front of him flashed! Time had returned!

What Dong Xuebing saw next was the detonator in his hand. He looked to his left and right. The two miners were trying to stop him.

“Boss, this is against the regulations.”

“That’s right. That number of explosives will blow everything up. Even if there are Chicken Bloodstones inside……”

This was exactly 5 minutes ago!

Success! This is a success!

Dong Xuebing was only trying his luck, and it was successful. This way, he will have better control over his power!

“Boss!”

Dong Xuebing laughed and said to the two workers. “I am only joking. Alright. Help me carry the explosives back.”

The two miners were relieved. One of them starts to remove the detonation wires, and the other carried the explosives back to the storage area. After doing that, the miners returned to the mine to continue their work.

Dong Xuebing thought for a while and stopped them. “Ok. It’s enough for today. You all can stop work today.”

One of the miners was surprised: “But Ms. Qu said……”

Dong Xuebing interrupts him: “I will speak to her. You all can stop for the day.” Since there are no more Bloodstones in the mine, it will be meaningless to continue. He will be wasting money on manpower and resources.

After a while, Qu Yunxuan returned from the toilet. “Xiao Bing, you asked them to stop work? What’s wrong?”

Dong Xuebing nodded and whispered to Aunt Xuan. “I have checked the mine. The situation is not good for us. There should not be any more bloodstones inside.”

Qu Yunxuan said disbelievingly. “Cannot be. We had mined so many bloodstones, and everyone said that……”

Dong Xuebing laughed. “They also said that this is a useless mine before we take over it. Aunt Xuan, trust me. I am absolutely right.”

Qu Yunxuan smiled and hit Dong Xuebing on his head lightly. “What should we do now? We still have 2 weeks left on the lease. It will be a waste if there are no more Chicken Bloodstones. Just the rental of machinery and workers’ wages will cost us more than 10,000.”

Dong Xuebing had already thought of the solution. “Then, we will stop mining. Old Ye wants to take back the mine?”

“But……” Qu Yunxuan hesitated and looks upset. She pulled Dong Xuebing back into the mine and looked at the interior of the mine. “Xiao Bing, shall we try blowing up this part? What if……”

“Huh? There is no what if.”

“You sure?”

“Very sure.”

“Ah……” Qu Yunxuan sighed. “Alright. Just do as you say. Sell the remaining days back to Old Ye.”

Dong Xuebing knew Aunt Xuan was reluctant to give up. “Just let it go. We have already doubled our investment in slightly more than a month. We should be satisfied. Rather than wasting money, we should sell the remaining days. Don’t you want to set up the Auction company?”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing and playfully pinched his nose. “Since when do I need you to console me?”

Dong Xuebing pushes her hand away. “Aunt Xuan, can you stop bullying me like this? If you do this again, I will hit you!” He imitated Aunt Xuan.

Qu Yunxuan laughed and raised her hand: “Say it again? Who do you want to hit?”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan and slapped her butt playfully. “Hit you.”

“You pervert! You really hit me?” Qu Yunxuan stared at Dong Xuebing and pinched him. “How dare you?! I will beat you to death!”

“Ah……. It’s only a joke. You are the one who started it.”

“Idiot! Stop there!”

After playing for a while, Dong Xuebing grabbed Qu Yunxuan’s hands to prevent her from pinching him. “Alright. I’m sorry. I apologize. Let’s settle the business first. Where is Old Ye?”

Qu Yunxuan hit Dong Xuebing’s thighs. “…… I saw him earlier. Let’s look for him.”

They walked towards another one of Old Ye’s mine. On the way, Qu Yunxuan told Dong Xuebing something. “Old Ye had approached me to try to take back the mine several times. But I did not agree. After that, some local thugs come back our mine every now and then to create trouble. Luckily, I had listened to you and hired some people. If not, we will be in trouble.”

Dong Xuebing’s face changed. “Really?”

“Yes. I was afraid that you will be worried and did not tell you.”

Motherf**ker! Dong Xuebing was furious. He hates those people who played dirty tricks behind others!

10 minutes later, both arrived at the entrance of a mine in the western part of the mountain and found Old Ye. Old Ye was giving instructions to his workers.

Qu Yunxuan said. “Go out for a while. We would like to talk to you about mine.”

Old Ye looked at her and thought she would want to extend the lease. The mine’s production is very high, and there is no way he will agree to extend the contract. Hmph! After walking out of the mine, Old Ye said: “Your lease will be up in about 2 weeks. You all should prepare to handover the mine back to me.”

Dong Xuebing glanced at him. “I heard you want to take back the mine? How much are you going to compensate us?”

Old Ye was surprised. “What do you mean?”

“If the price is right, we are willing to stop our lease now.”

Old Ye almost jump up in joy. He does not understand why Dong Xuebing and Qu Yunxuan want to give up the mine when the production is so high. But this is a piece of good news. Although it is only about half a month, the mine should still be able to produce 1 million worth of Bloodstones. “Alright. How much do you all want?”

Dong Xuebing gestured with his hand. “700,000 RMB.”

Old Ye shook his head. “I will only give you 550,000 RMB at most.”

If Old Ye had not to get the local thugs to create trouble at the mine, Dong Xuebing might agree. After all, whoever that takeover the mine will lose money. But now, Dong Xuebing was not willing to let him off. “700,000 RMB! Not a single cent less.” Seeing Old Ye still shaking his head, Dong Xuebing did not say anything and walk off with Aunt Xuan.

“Eh! Wait……! We can negotiate!”

“I already told you the price.”

Old Ye thought for a while. 700,000 RMB might be higher than half month rental, but he should be able to recoup it with the mine’s production. He gritted his teeth: “Fine! Deal!”

Dong Xuebing laughed to himself. You will regret this decision!

5.3 million RMB!

Dong Xuebing has 5.3 million RMB now!

Chapter 166 – Enjoy and relax!

That evening.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan carried their luggage to Meizhu Holiday Hotel in Hangzhou city. This hotel is surrounded by tea hills and was peaceful and quiet. The architecture is based on an ancient Chinese style and has amenities like a shopping mall, massage parlor, beauty salon, tea house, etc. This is a famous holiday resort in Hangzhou. Longjing tea is said to have originated from this place.

At the front desk, the receptionist smiles: “Sir, we have standard, executive, and suites rooms……”

Before the receptionist could finish, Dong Xuebing pointed to a 2-story villa outside of the window. “I want that place.”

The staff replied with a smile. “Do you want a Suite?”

Dong Xuebing replied: “No. What I mean is if there are no guests in that villa building, I will book the whole villa.”

The smile on the staff’s face froze. “Errr…… for two people?”

“Just the two of us. Is it possible?”

The receptionist paused for a while and smiled. “Yes. But guests are staying in that villa. Is block C, next to it, fine with you?”

Dong Xuebing nodded. After getting the keys, he dragged the luggage and walked with Qu Yunxuan towards the building.

On the way, Qu Yunxuan grumbled: “Xiao Bing, a room is enough. Why do you have to book the whole building? It cost more than 10,000 RMB a night.”

Dong Xuebing was afraid that Qu Yunxuan would be tired and took the luggage from her. “We had settled the paperwork for the mine and released our workers. We no longer have anything to do with the mine. We had made so much money and should reward ourselves. You must be tired these few days. Today, you should relax and enjoy yourself. Haha, I also have something to tell you later. It is about my work. Just treat this as a celebration.”

Qu Yunxuan replied angrily: “You…… You are just behaving like a Nouveau riche.”

Dong Xuebing shrugged his shoulders: “The two of us are Nouveau riche.”

After entering the Villa, Dong Xuebing looked around and nodded. He was satisfied with the villa. They were the only guests in this villa, and they just drop their luggage in the hall. After that, he walked together with Aunt Xuan to the teahouse and ordered the most expensive Longjing tea and some snacks.

Dong Xuebing did not tell Aunt Xuan that he is now dating Xie Huilan. It was because he does not know how to say to her and did not think they are dating for real. Sister Xie might be joking with him. Furthermore, all of her family members are against their relationship. But when Dong Xuebing is with Aunt Xuan, he feels like they are dating. But……. Aunt Xuan refused to admit their relationship.

“Wow…… the fragrance lingers in the mouth. This is a good tea.” Qu Yunxuan said.

Dong Xuebing had lived in poverty for many years, and this is the first time in his life he experienced such enjoyment. “You get what you pay. Oh, how is the Auction company?”

Qu Yunxuan took a sip of her tea and lean back on the bamboo chair. “I have been busy with mine the last month. But most of the paperwork is completed. I am thinking of setting up a small-medium Auction company in Beijing. The location does not need to be expensive. I am asking my friend to help me get a suitable location. We have sufficient funds now, and we should be able to start operation soon. Are we going to invest all 5 million RMB into this company?”

Dong Xuebing thought for a while. “Let me keep the 300,000 RMB. I want to give it to my mother.”

“Ok. Then I will invest the rest?”

“Don’t invest everything. You are the boss of the company, and shouldn’t you get a car?”

“We should not waste money on unnecessary stuff. We are still starting out.”

“Aunt Xuan, this is not wasting money. Who will have confidence with our company if they see the boss taking public buses to work? We should not save on this.” Dong Xuebing only wanted to give Aunt Xuan a good life. “Just listen to me. You can choose any cars you like, but it must not be cheaper than 200,000 RMB.”

Qu Yunxuan smiled. “I know you are concern about me. But this is your money and I……”

Dong Xuebing rolled his eyes. “What are you talking about? I already said this is our money. Without you helping me at the mine, how can we make so much money?”

“You should get a car before me.”

Dong Xuebing smiled: “I did think of getting a car. But I’m afraid I can’t get one now.”

“Why?” Qu Yunxuan asked.

Dong Xuebing picked up a snack and put it in his mouth. “I will tell you later at night. Haha.” Yantai County’s Public Security Deputy Bureau Chief is different from Beijing. Dong Xuebing is still very young and had to tone down at the start. That’s why he cannot get a car now. He got to wait and see.

The snacks were their lunch. After finishing the snacks, Dong Xuebing held Aunt Xuan’s hand: “Let’s go for a foot massage.”

Qu Yunxuan pushes his hand away. “No. It is too expensive.”

Dong Xuebing raised his voice slightly. “It is only a small amount to us. You had worked tirelessly for so many days, and you should treat yourself. Let’s go. Foot massage is comfortable.”

Foot massage, billiards, shopping, and at the end, Dong Xuebing still forced Qu Yunxuan to go for a facial.

Back at the villa, Qu Yunxuan was feeling sore over the amount spent. “Look at how much you spent today. We had spent 20,000 to 30,000 RMB!”

Dong Xuebing hugged her by her waist. “It doesn’t matter as long as you enjoy yourself.”

Qu Yunxuan smiles and tapped Dong Xuebing’s head lightly: “My parents called me a few days ago asking me why I did not return home for so long. They are asking me whether if I have found a job. I don’t know how to answer them. You are so capable. 5 million RMB…… Other people might not even earn this amount in their lifetime.”

Dong Xuebing moved his hands under Aunt Xuan’s top. “This is nothing. I still have not told you what happens at work.”

Qu Yunxuan blushed and held on to Dong Xuebing’s hand tightly. “Tell me now. What happened?”

“Let’s take a shower together. After we finish doing ‘that,’ I will tell you.”

Qu Yunxuan stared at him. “You are only thinking about ‘that’! You will be the death of me!”

“You keep saying I will be the death of you. But until now, you are still alive.”

After hitting Dong Xuebing a few times, Qu Yunxuan walked into the bathroom. Dong Xuebing wanted to bath with her, but Aunt Xuan refused and chase him out. But Dong Xuebing did not give up and begged her. She ends up giving in and pull up the blinds to the window connecting the bathroom to the bed, giving Dong Xuebing a live show of her showering.

Dong Xuebing was satisfied. He thought to himself. If he really got married to Xie Huilan, Aunt Xuan will definitely stop this relationship.

Shirt…… pants…… bra…… panties……

Dong Xuebing laid on the bed and watch Aunt Xuan take off her clothes.

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing an angry stare from inside of the bathroom and turned her back to him. She started showering and felt very uncomfortable with Dong Xuebing looking at her.

10 minutes……

20 minutes……

30 minutes……

Dong Xuebing was full of anticipation. Women are so troublesome. A shower needs half an hour?

Qu Yunxuan finally turns off the shower and starts dying herself up with a towel. She wore the bathrobe and walk out. “It’s your turn.”

Dong Xuebing does not want to shower. He can’t wait any longer and pulled Aunt Xuan to the bed.

“What are you doing?” Qu Yunxuan pushed him. “Go and take a shower first!”

Dong Xuebing ignored her. He stripped and jumped onto her. It had been more than one month, and he could finally release everything.

For the next hour, Qu Yunxuan was tossed around on the bed. By the time Dong Xuebing was satisfied, she was out of breath, and her legs turned jellied.

Dong Xuebing hugged Qu Yunxuan by her waist and kissed her. “Xuan Xuan, your body is so soft.”

Qu Yunxuan was still panting. “I will be killed by you soon or later. Can you tell me now?”

“Haha, what should you call me?”

“……”

“Hurry up.”

Qu Yunxuan lowered her head and said angrily. “…… Ge Ge…”

“Hmmm……” Dong Xuebing was overjoyed. He likes to see Aunt Xuan behaving shyly. “I got promoted again. I will be going to the grassroots level. I am transferred to my mother’s hometown, Yantai County, as the Public Security Deputy Bureau Chief. Although I am still holding on to my current rank, my position had increased more than 1 level.”

Qu Yunxuan was stunned.

Dong Xuebing touched her back lightly. “Aunt Xuan?”

“……”

“Hey, what’s wrong?”

“What did you say?! Are you saying those things to make me happy?”

“Huh? The official orders have been issued. I have to report there in 2 days.”

“Didn’t you get a promotion recently? Why…… Deputy Bureau Chief? You are so young. How is this possible?” Qu Yunxuan might not be familiar with the government service, but she will have some knowledge. “I don’t believe you. Show me your transfer order now! Quick!”

Dong Xuebing smiled helplessly. He climbed off the bed and took out a document and his personnel file from his bag. “See for yourself. Why should I lie to you?”

Qu Yunxuan did not care that she was still naked. She got off the bed and start reading the document. After a while, she took in a deep breath and look at Dong Xuebing. “Is this real?”

“Why should I get some fake documents to make you happy?”

Qu Yunxuan paused for a few seconds and climb back on the bed. She gave Dong Xuebing a kiss on his face. “Brat! You really make me proud! Our Xiao Bing is not a Deputy Bureau Chief! If Sister Luan knows about this, she will be overjoyed. You are terrific!”

Chapter 167 – Bureau Chief Xiao Dong reports for work!

2 days later.

Yantai County, County Town.

Dong Xuebing had forgotten how long since his last visit to his hometown. He walked along the street and looked at the cars and people passing by. Yantai County was a backward area. One could not see any expensive vehicles on the road. The buildings and dressing of the passerby were the same as what people wore in Beijing’s countryside 10 years ago. But the overall environment here is much better than Beijing. The air is fresher, and the place is quieter.

Dong Xuebing took in a deep breath of fresh air and walked into a meat pie shop.

The business of this shop was considered good. 3 out of the 8 tables in the shop were occupied, and Dong Xuebing could smell the fragrance of meat pies from outside.

Dong Xuebing had just landed and took a long-distance bus here. The food on the plane was rubbish. Dong Xuebing was starving when he reached Yantai County. He sat at an empty table and shouted towards the kitchen. “Boss, give me a serving of Beijing meat pie.”

“Ok!” The female boss stuck her head through the curtains and replied.

After a while, a piping hot meat pie was served.

Dong Xuebing took a bite. The skin was thin, and the meat was tender. It tastes much better than what he ate in Beijing. It feels more authentic!

Beijing Meat pie was originated from Hebei province. But Hebei and Beijing were close. Yantai County is only a 3-hour drive to Beijing City. It is very near, and there are not many differences in the culture. The food, habits are similar. This was also why Dong Xuebing was overjoyed when Xie Huilan arranged for him to transfer to this county. If he was posted to the southern or Northwestern regions, he might not get used to it.

1 bite…… 2 bites…… 3 bites……

Dong Xuebing ate slowly. He wanted to devour it, but he is a Deputy Bureau Chief now. He had to watch his image.

After about 20 minutes, all the other customers had left.

The female boss walked out with a bowl of porridge. “Young man, this bowl of purple rice porridge is for you.”

Dong Xuebing raised his head. “This is in the house? Thank you.”

The female boss does not have any customers now, and she took off her apron and sleeves. She sat beside Dong Xuebing and asked. “Your accent is from Beijing? How many years have you been in Yantai County? Are you working or studying?”

Dong Xuebing smiled: “Work.”

The female boss was surprised: “Ah, you look very young. I thought you are still studying. Did you start working young?”

Dong Xuebing replied: “Haha, Sis, you also look very young. I also can’t tell that you are the boss of this shop.”

The female boss laughed. “You have a sweet tongue. I am already 40.” Most people in the F&B industry are friendly and chatty. This female boss is one of them.

Dong Xuebing did not know much about Yantai County and wanted to ask around. When the female boss starts chatting with him, he took the opportunity to ask her. “Oh, how is the security around here?”

The female boss frowned. “In this era, there is no place safe. It’s the same everywhere.”

“You sound like our Yantai County’s security is not very good.”

“You can say so. Anyway, it’s the same in every county. There are thugs and gangsters collecting protection fees and creating trouble. They will come by every few months. Those idiots! I will get back at them sooner or later!”

Dong Xuebing was not surprised. This was also common in Beijing. “Did you report to the police?”

The female boss snorted. “Report to the police? They are just another group of hooligans collecting protection fees. They charge even higher than those hooligans. When I just opened my shop, two police officers came by to have lunch. They hinted to me asking me to give them money, and they will protect my shop. I pretended not to understand them, and the next day, a group of hooligans came. They threw a fly into my meat pie and insisted my shop is unhygienic. I suspect they are in cahoots. Those bastards.”

Dong Xuebing replied. “You cannot say that. There are black sheep everywhere.”

The female boss does not know this young man is the newly appointed Public Security’s Deputy Bureau Chief. “You are still young and do not understand a lot of things. Never mind. Let’s talk about other things.”

Dong Xuebing asked about other things and had a better understanding of the security in Yantai County. He paid for his food and went to report at the County Government Office with his transfer order.

The County Government Office building is located along Chunjiang road, a bustling road.

Dong Xuebing went up to the guardroom, and the guards called in to ask for confirmation before letting him in.

It was a Deputy Department head from the Organization Department that came out to receive Dong Xuebing. Deputy Department Head Han smiled and shook Dong Xuebing’s hand. “Chief Dong, I heard that you are young. But I never expect you to be this young. We have been waiting for you. I represent the County’s Party Committee to welcome you.” After some pleasantries, Deputy Department Head Han saw Dong Xuebing’s luggage and smiled. “Let me send you to the Public Security Bureau. They will arrange your quarter for you.”

Suddenly, Deputy Department Head Han’s phone rang. He answered it and seems troubled.

After he hung up, Dong Xuebing said. “Department Head Han, if you are busy, I can report to the Public Security Bureau myself.”

“How can I let you do that?”

Dong Xuebing declined his offer, and Department Head Han did not insist. But he still called for a driver to send Dong Xuebing to the bureau. Dong Xuebing could tell that Department Head Han was not overly enthusiastic about meeting him. When Xie Huilan was arranging for Dong Xuebing’s transfer, she did not let anyone know about Dong Xuebing had made used of the Xie’s family connections. This was the reason why Department Head Han treated him normally. Before coming here, Xu Yan and Xie Huilan had reminded him to stay low. This was also what Dong Xuebing wanted. He wants to learn from Deputy Chief Liu Hua. Keep a low profile and be unnoticeable.

After a while, the car stopped in front of the County Public Security Bureau.

Dong Xuebing was slightly disappointed when he saw the few office buildings in the compound. He thought the State Security’s office buildings were rundown. But this County Bureau was also the same. The office buildings were all old and rundown. Even the floor tiles were full of cracks. The paint was peeling off the wall fence, and this place was much worse than the Western District Branch. Seem like Yantai County is a poor area and does not have enough funds to maintain the buildings.

Dong Xuebing asked the driver to go and walk into the bureau with his luggage.

County Public Security Bureau’s Office Director Hu Silian heard that Deputy Bureau Chief Dong had arrived, and she quickly walk out of the office building to receive him. Hu Silian was 35 years old. Although she was not as pretty as Xie Huilan and Qu Yunxuan, she was still above average. Hu Silian had seen Dong Xuebing’s photograph before and could recognize him immediately. She already knew this new Deputy Bureau Chief is very young. But when she met him in person, she was still surprised. She extended her hand for a handshake. “You are Chief Dong? I am Hu Silian from the command center.”

The County Public Security’s Office had been renamed to Command Center. But everyone still calls this department as Office.

Dong Xuebing heard Hu Silian saying she is from the Command Center, he knew she is the Deputy Director and not the overall in-charge. He smiled and shook her hand. “Director Hu, nice to meet you. Sorry to have you come out to receive me.”

Hu Silian smiled sweetly. “You are too polite. Eh? You are alone?”

Dong Xuebing laughed and nodded.

Hu Silian was curious why the County Government Office did not assign any leaders to send Chief Dong to the bureau. Usually, when there is a new appointment of a leader, there will be other leaders around. News of this 23 years old Deputy Bureau Chief had spread throughout the bureau. For a 23 years old to be transferred to the grassroots level, he should have a strong backing or very capable. If the County Government did not send anyone to accompany Chief Dong, that means Chief Dong got this position by his own capability and does not have any backings.

Hu Silian was monitoring Dong Xuebing quietly. “Chief Dong, your office is ready. Let me show you your office.”

Dong Xuebing thought for a second and said: “Bring me to Bureau Chief and Political Commissar first.”

“Bureau Chief and the leaders of various departments had gone to the City for a meeting. They will be back tomorrow.”

“Oh…” Dong Xuebing nodded. “Alright. Let’s go to the office then.”

Hu Silian brought Dong Xuebing into an office building opposite the front pouch and went up to the 5th story. Along the way, there were many uniformed officers and office staff. They saw Director Hu’s expression and knew who the person beside her was. They greeted Dong Xuebing politely.

“Chief Dong.”

“Chief Dong……”

Dong Xuebing smiled and nodded to those who greeted him. He had learned how to behave like a leader from Xie Huilan. A leader must act like a leader. He must have the air of a leader. If not, no one will respect him.

At the office.

To Dong Xuebing’s surprise, his office was totally different from the office buildings outside. The curtains are made from expensive materials, and there are two pots of expensive plants by the window. The desk and bookshelves were made from good wood. The sofa and office chair were full leather. It was well renovated. Even if the cost of living in the counties is lower than Beijing City, this office cost at least 100,000 RMB.

Hu Silian looked at Dong Xuebing. “Chief Dong, if there is any area you do not like or need anything, let me know. I will get it change immediately.”

Dong Xuebing laughed and shook his head. “This office is fine. Director Hu, thank you for the trouble.” On the way to the office, Dong Xuebing found out that Hu Silian was not a Deputy. She is the Office Director.

Hu Silian knew people from Beijing were polite. “It’s my duty to serve the leaders.”

After placing his luggage on the sofa, Dong Xuebing said. “Director Hu, can you help me contact the County government’s guest house?”

Hu Silian quickly took out a bunch of keys from her pocket. “Chief Dong, I know you will be coming today. The higher-ups had already approved your quarters. These are your keys. The quarter is in a nearby neighborhood. Most of the leaders in our bureau stay there. It is considered our County’s Public Security family quarters. I had sent people to clean up your apartment. Let me know if you need anything. I will get someone to help you.”

Efficient.

Dong Xuebing was very satisfied with Hu Silian’s work attitude. He thanked her again. He was not rude to Hu Silian as almost everything in the bureau had to go through her department. Her duties cover a lot of things, and her rank should be a Deputy Section Chief as well. Her deputies should be the ones receiving him and helping him to arrange for his quarters. But she came to receive him personally. This was a form of respect for him, and Dong Xuebing had to do the same to her.

After Hu Silian left, Dong Xuebing sat in his chair.

From today onwards, Dong Xuebing will be officially in this position. This will be a new challenge for him.

Dong Xuebing looked at his watch and went over to the bookshelves. He took out a few files and start reading it. It was not sure if these files were placed here by Hu Silian or the previous Deputy Chief. These files contain information about the county, their work, and duties. These were critical to a new Public Security Office like Dong Xuebing, and he spent the whole afternoon reading those files.

Soon, it was time to report off.

Dong Xuebing pack up and left his office. He did not go back immediately and went to a noticeboard on the first floor. There was an organization chart with photos there. He memorized the names, rank, and faces of all the leaders to prevent himself from addressing the leaders wrongly.

The newly posted Deputy Bureau Chief was the topic of discussion among the police officers.

“I heard Chief Dong is only 23. He is even younger than our youngest officer!”

“Did you misremember his age? Could it be 33 or 43?”

A few of the office staff were joking as they walked towards Dong Xuebing’s direction. They saw Dong Xuebing and thought he was a new police officer. They did not take note of him and looked at the noticeboard. They want to see for themselves how young the newly posted Deputy Bureau Chief was. They saw the birthdate of Dong Xuebing, and he was really 23. But when they noticed the newly pasted photograph of Dong Xuebing, they were shocked. They immediately look at the young man beside them.

“Dong…. Chief Dong!”

“Chief Dong!”

The few officers were shocked. They did not expect Chief Dong to be standing just beside them and had heard what they were discussing earlier. It’s a taboo to talk about the leaders behind their backs!

Dong Xuebing does not care about these and smiles at them before walking out of the bureau.

The few police officers sighed in relieve.

Chapter 168 – Returning back to his hometown!

After leaving the bureau, someone called Dong Xuebing. He turned around, and it was the Office Director Hu Silian. Hu Silian was pushing an electric bicycle towards him with a smile. “Chief Dong, let’s go back to the quarters together.” She was very considerate. She knew Dong Xuebing was new to the county and might not be able to find his way to the quarters. “Put your luggage on my bike. My bike basket is strong and can withstand the weight.”

Dong Xuebing laughed. “How can I do this? You should ride your bike. I should not make you walk with me.”

Hu Silian kicked the bicycle stand and went over to take Dong Xuebing’s luggage from him. “It is not far from here. Oh, the Bureau’s leaders are all not around and did not arrange for a welcome meal for you. How about coming over to my place for dinner? Haha, my husband’s cooking is delicious.” As the Office Director, Hu Silian’s political wisdom is much higher than Dong Xuebing. Back in the State Security, Dong Xuebing’s work is similar to Hu Silian. But he had a foul temper and offended many people. Hu Silian, on the other hand, was the total opposite of him. She is an all-rounder and treated all the leaders well. Maybe it was also because she is a woman.

Dong Xuebing replied. “It’s fine. I am going to Hui Tian Village at night to visit my mother.”

Hu Silian was surprised. Chief Dong’s hometown is also from Yantai County? She does not know about this.

County’s Bureau family quarters.

This is a small estate, and the buildings are about 20 years old. But the condition of the buildings is still okay. After Hu Silian brought Dong Xuebing to his apartment, he was speechless. The interior of the apartment was nicely renovated and well-equipped with home appliances. LCD tv, automatic washing machine, air conditioner, etc. It was almost like a hotel room.

After Hu Silian left, Dong Xuebing put down his luggage and lie down on the queen size bed. The grassroots level is very different from Beijing. They did not care about what others think. This apartment might even be better than Xu Yan’s residence. Oh, I should fetch Mum over to stay with me. She had suffered for most of her life, and it’s time for her to enjoy.

Dong Xuebing picked up his phone and called his mother’s village home.

“Hello? Who are you looking for?” It was a woman who answered.

Dong Xuebing replied. “I am Dong Xuebing. Is my mum there?”

“It’s you?” The woman paused for a while. “Wait a minute…… Xiaoping…… Xiaoping…… Your son is calling!”

After a while, Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping, answered. “Xiao Bing? Why are you calling my house number?” Her son seldom calls her at home. He usually calls her at her school.

Dong Xuebing frowned. “Mum, who was that woman?”

“It’s your uncle’s wife.”

“Hmph! She is still the same after so many years. She sounds like I owe her money!”

“Nonsense. Your Aunt cares about you.”

“Mum, you don’t need to speak up for them. We know their true colors well.” When Dong Xuebing’s father was sick, Dong Xuebing and his mum had tried to borrow money from them. But his Uncle and First Aunt’s families did not lend them a single cent. It was his Second Aunt, who was not financially well to do, lend them her life savings. Dong Xuebing’s relationship with his mother’s family soured over this incident. He avoided contacting them all these years. The only people he contacted from his mother’s family are his Second Aunt and her husband.

“Xiao Bing, are you looking for me? I am cooking now. How about I call you later?”

“Why are you cooking again? You have been at work the whole day, and Uncle’s wife is at home the whole day. Why are you cooking for them?”

“It’s fine. We are a family and don’t need to be so calculative.”

“Mum, you are too honest. You should not do these!”

“I know what to do. This is none of your business.”

Whenever he mentioned about his mother’s family, Dong Xuebing was furious. He got up from the bed and said. “I am in Yantai County now. I will go over to your place later.”

“Eh? You are not working? Why are you here?”

“It is some work-related matters. I will tell you when I see you. I am heading over now.”

“Have you taken dinner? I will call your Second Aunt’s family over too. We will wait for you to have dinner.” During Lunar New Year, Luan Xiaoping had mentioned to Dong Xuebing before. Now, her son was finally willing to return home, and she was overjoyed. She thought her son had purposely took leave back to visit her.

Dong Xuebing boarded a long-distance bus and arrived at Hui Tian Village.

After alighting from the bus, Dong Xuebing saw his mum waiting for him. Dong Xuebing grumbled: “Why are you here? It’s so late, and it is dangerous for you to be here.” The security around here is not as good as Beijing. “Who is at home? Are Second Aunt and her family here?”

Luan Xiaoping laughed. “Your younger sister (cousin, Second Aunt’s daughter) is still at work. She says she will be coming back soon. The rest have arrived.”

Dong Xuebing held his mother’s hand. “Alright. Let’s go. Watch your steps.”

“Haha, my eyes are still good. You don’t need to hold me.” Luan Xiaoping patted her son’s hand and lead the way.

As they were reaching home, they saw a group of young men walking in the opposite direction. They were smoking cheap cigarettes and looked drunk. Some of them were staring at Dong Xuebing and Luan Xiaoping.

Luan Xiaoping saw them and quickly pulled her son aside and lowered her head.

Dong Xuebing looked at them: “Mum, who are these people? Why are you so afraid of them?”

“Our county produces gold, and these hooligans are working in the mines. They lived in the village. They will steal vegetables from people’s gardens and disturb the girls around here. They do all sorts of bad things.” Luan Xiaoping was relieved when she saw the hooligans walking away. “Xiao Bing, stay away from them when you see them. We cannot offend them. I heard the officers from our Village police station is close to them. The hooligans dug up our sweet potatoes several times, and we reported to the police. But the police officers ignored us.”

“Huh? Stay away from them?”

“Listen to me. You are working in Beijing, and your authority is useless here. You will not win them.”

Dong Xuebing wanted to laugh. You are telling the County’s Public Security Deputy Bureau Chief to stay away from some hooligans? Are you joking with me?!

Dong Xuebing had been to this house a few times when he was young. Other than the date tree in the garden had gotten taller, nothing was changed. They walked through the front yard and opened the metal gate. They entered the compound. Dong Xuebing looked around. Almost the whole family was there. His grandmother, uncle and his wife, his First Aunt and her husband, and his Second Aunt and her husband. Only a few of his cousins are not around.

Other than his Second Aunt and her family, Dong Xuebing dislikes the rest of them. But he had to take note of his mother’s feelings and greeted everyone.

Dong Xuebing’s Uncle and First Aunt’s families ignored him. After all, Dong Xuebing had quarreled with them in the past, and they still remember it. Only Dong Xuebing’s Second Aunt and her family greeted him back. His Second Aunt walked over and held his hand. “Xiao Bing has grown up. Look, you are so much taller than me now. Come…… Sit here. We are starting dinner soon.”

Dong Xuebing missed his Second Aunt too. “Second Aunt, you also look younger than before. How is your health?”

“I’m good. Haha.”

Second Aunt’s husband laughed. “I heard from your mum that you are a leader with the government now?”

Dong Xuebing took out a packet of Chong Hua cigarettes from his pocket and gave a cigarette to Second Aunt’s husband. “Ha… It’s just a job. Have a smoke.”

Second Aunt’s husband looked at the cigarette packet. “Oh, this a pack of good cigarettes.”

Dong Xuebing’s uncle saw Dong Xuebing did not give him any cigarettes and frowned. “The leaders in State Security are worthless. Deputy Chief does not have any authority.”

His wife laughed and added: “That’s right. The officials at the grassroots level have more authority.”

Dong Xuebing turned and looked at them.

Luan Xiaoping was unhappy to hear them say these things about her son. But that’s her elder brother’s wife, and she cannot talk back at them.

The second Aunt retorted. “You cannot say this. Xiao Bing is still young and has a bright future.”

Dong Xuebing’s First Aunt also dislike him and said: “Mum is hungry now. Let’s not wait for Xiao Jin and start dinner.”

Dong Xuebing’s First Aunt and Uncle treated Dong Xuebing this way was because of their arguments in the past. Also, Dong Xuebing was working for State Security in Beijing. Beijing is the capital of China and had countless officials. Deputy Section Chief rank officers are nothing there. Outside of their workplace, no one will recognize them. This was why no one cares when they found out Dong Xuebing had become a Deputy Section Chief.

Dong Xuebing was trying his best to control his anger during this meal.

It was not only about his relatives’ attitude towards him. It was also the way they treated his mother.

Luan Xiaoping was like a servant in the house. She had to cook, bring out the dishes, pour tea, etc. Second Aunt and her even had to clear and wash the dishes after dinner. Luan Xiaoping’s health had never been good. In the day, she had to teach in the Junior High School, and after she returns from work, she will have to do these chores. Dong Xuebing’s Uncle’s wife is not working and does not help out at all. After dinner, she just sat on the sofa with First Aunt to watch TV.

Luan Xiaoping sense her son was about to explode and smiled. “Xiao Bing, you must be tired from the traveling. Go and take a rest.”

Dong Xuebing stared at his Uncle’s wife and First Aunt’s family coldly. He was about to say something when the main door suddenly opened.

It was his Second Aunt’s daughter. Dong Xuebing’s cousin Tang Jin ran in, crying.

Dong Xuebing had not seen her for a while and could hardly recognize her. “You are…… Xiao Jin? What happened? Who made you cry?!”

Chapter 169 – Not giving face!

At home.

Tang Jin was still crying when she looked at Dong Xuebing. She wiped her tears. “Cousin?”

Second Aunt rushes over. “What’s wrong? What happened? Why are you crying?”

Dong Xuebing’s uncle stood up. “Did someone bully you at the factory? Tell me! I will get revenge for you!” Dong Xuebing’s First Aunt and her husband also step forward to ask what happened. Tang Jin was not very pretty, but she was adorable and well-liked by everyone. Furthermore, she had been living with her grandmother, Uncle, and First Aunt. This was why they treated her better than Dong Xuebing.

Tang Jin shook her head and kept quiet.

Luan Xiaoping passed her a handkerchief. “Xiao Jin, is it…… is it those hooligans?”

Tang Jin cried louder when he mentioned those hooligans. “Sob…… sob…… they…… they tried to take advantage of me.”

Tang Jin’s father’s face changed. “Tell me. What happened?!”

“Sob… I finished work and came back to the village… when I was about to reach home… Sob… those hooligans who stole our sweet potatoes surrounded me…… they want to bring me out for a ride with their motorbikes… but I refused…… they start to touch me everywhere… Sob…… A few villagers walked past, and I took the opportunity to escape home…”

Her father banged on the table in anger. “Those bastards! They are too much!”

When Dong Xuebing’s family was in trouble, it was Second Aunt’s family who helped him. Although they had only lent Dong Xuebing’s family some money, it was all their savings. Dong Xuebing and his mother had returned the money the year before, but he still wanted to repay their kindness. Seeing his sister, Tang Jin, getting bullied by that bunch of hooligans, Dong Xuebing was furious. “Xiao Jin, where are they now?”

Tang Jin was still sobbing. “They…… They should be gone by now.”

Tang Jin’s father picked up a stool and was about to rush out of the house.

Dong Xuebing’s First Aunt grabbed him and asked: “What are you going?”

“Sis, let go of me. My daughter cannot be bullied by them! I will make them pay for this!”

First Aunt replied: “You should also know about that group of hooligans. They are a nuisance to everyone in the village. They outnumbered you and even if you go……”

Tang Jin snatched the foldable stool from her father. “Dad… Sob… I am fine. Don’t go.”

Dong Xuebing said with blackface. “Call the police!”

Second Aunt was also in tears. “Xiao Bing, the boss of the gold mine is close with the police officers. These hooligans are employed by the boss.”

Dong Xuebing does not care about all these. “Call the police!”

The head of the family, Dong Xuebing’s grandmother, suddenly said: “Call the police! We cannot allow Xiao Jin to be bullied like this!”

Luan Xiaoping was the closest to the phone, and she called the police. “Hello, Police? My niece is molested by a group of hooligans…… that’s right… Yes… Hurry up and send someone to catch them. That group of hooligans should still be around…” After that, she told the operator the address before hanging up. Luan Xiaoping turned to the rest and said. “The police say they will arrive shortly.”

Dong Xuebing waved to Tang Jin. “Xiao Jin. Come closer and let me look at you.”

Tang Jin walked over to Dong Xuebing and sat beside him. “Brother.”

Dong Xuebing smiled. “You are all grown up. Our Xiao Jin is so pretty. Stop crying. The police will catch those hooligans.” Dong Xuebing does not care if those hooligans have a good relationship with the police officers at the village station. They had called the police and told them the address. The village station should know this was his family’s home. The officers will not dare to ignore this case.

But things did not proceed according to Dong Xuebing’s plan.

10 minutes……

20 minutes……

The police station was not far from their house, but the police did not come!

Dong Xuebing took in a deep breath. “Call them again!”

Dong Xuebing’s Uncle, Aunts, and the rest knew that the station had no intention of sending their officers. They were on the hooligan’s side!

Luan Xiaoping sighed and called again. After she hanged up, she turned and said. “The station says they do not have enough officers and might not be able to attend to us today.”

Tang Jin’s father scolded: “They are in cahoots!”

Tang Jin started sobbing again.

Dong Xuebing’s was furious. You all should know it is my family who called the police, and you all don’t even bother to send the officers? What’s the meaning of this? Trying to show me that you dare to stand up against me? You don’t want to give me face? F**k! You all are too daring! Hooligans and a Deputy Bureau Chief, and you all dare to choose to side with the hooligans? Fine!

Dong Xuebing took out his phone and called the Bureau’s Office Director, Hu Silian.

Hu Silian was watching TV with her husband. “Hello, Chief Dong?”

Dong Xuebing asked in a serious tone. “Director Hu, who is the Chief of Hui Tian Village’s station?”

Hu Silian was surprised and could sense Chief Dong was angry from his tone. “It’s Liu Dahai.”

“Can you give me his number?”

“Sure. Give me a minute.” Hu Silian pointed to the coffee table, and her husband immediately passes her a notebook. Hu Silian knew something must have happened at Hui Tian Village. But since Chief Dong did not mention anything, she did not ask. She quickly gave Dong Xuebing Liu Dahai’s number.

After hanging up, Dong Xuebing immediately call Liu Dahai.

Everyone in the house was looking at Dong Xuebing. Luan Xiaoping asked: “Son, who did you call?”

Dong Xuebing replied: “A colleague.”

Ring, ring, ring… The line got through and a man who sounded slightly drunk answered. “Hello?” Liu Dahai had just finished dinner and drinking with some officers. He had only reached home for 15 minutes, and his wife was giving him a back massage. He was about to fall asleep when his phone rang.

Dong Xuebing coldly said. “Liu Dahai?”

Liu Dahai was stunned. Who dares to address him by his full name?

“It’s me. Who are you?”

“Dong Xuebing!”

Dong Xuebing? Who is Dong Xuebing? Liu Dahai was about to ask him when he suddenly remembered. He sat up on his bed. “You are…… Chief Dong?” He remembered who Dong Xuebing was. This was the newly transferred Deputy Bureau Chief, and today was his first official day at work!

Dong Xuebing sneered. “Liu Dahai, as a Station Chief, you really make the Public Security proud!”

Liu Dahai was shocked. “Chief Dong, what happened?” He could tell Chief Dong was furious. But he does not understand when he offended this newly transferred Deputy Bureau Chief. He had not even met him before!

Dong Xuebing just said his address and shouted: “10 minutes! I give you 10 minutes to get here!” After that, he hangs up the phone!

Liu Dahai was stunned. Who did I offend?

Liu Dahai’s wife asked worryingly. “Dahai, what did Chief Dong say?”

“He asked me to go…” Liu Dahai suddenly recalled something and immediately get dressed while calling his station. He told the officer the address and asked: “Hurry, find out who is staying at this address.” He does not understand why Chief Dong appeared in Hui Tian Village.

The police officer who answered the call replied immediately: “Chief Liu, I know about this family. It is the Luan’s family, and they do not have any backing. Huh? They contacted you?”

Liu Dahai frowned. “What do you mean?”

“That family had called the police about half an hour earlier. One of their family members was bullied by some hooligans. You should also know who the boss of those hooligans is… I think this is a small issue and did not send any officers to attend to it.”

Liu Dahai heard this and scolded: “Why didn’t you report to me?!”

“This is only a minor dispute. I think……”

A minor dispute?! Even Bureau Chief Dong had called up personally! Liu Dahai did not let that officer finish what he was saying. “Get over there immediately! If you all can’t get there within 5 minutes, all of you can pack your bags and get lost!” At the grassroots level, many leaders do things differently from the leaders in Beijing. They were much “fiercer” and direct.

After hanging up the phone, Liu Dahai knew the reason why Chief Dong had called him. Chief Dong just happened to pass by that area and saw the police officers ignoring the commoners? This was why he is so angry? But even if he is a Deputy Bureau Chief, Hui Tian Village is not under his jurisdiction. Why was he meddling with someone else business?

Ring, ring, ring… Liu Dahai’s phone rang again. It was County Bureau’s Office Director Hu Silian that called.

Liu Dahai answered. “Director Hu.”

Hu Silian asked: “Chief Liu, what is wrong at your side?”

Liu Dahai knew Hu Silian was asking about Chief Dong’s anger. “I am not very sure. Chief Dong had called me and scolded me. He wants me to go to a household in the village within 10 minutes.”

Hu Silian laughed. “I had just found out that Chief Dong’s hometown is in Hui Tian Village, and his mother’s surname is Luan.”

“Ah?!” Liu Dahai’s face turned green. “Director Hu. Thank you!”

Shit! I am in deep shit!

Liu Dahai immediately ran out of his house!

Liu Dahai finally understood why Chief Dong was so angry. Chief Dong’s relative is bullied by hooligans, and they called the police. But the station ignored his calls. Damn! This is challenging Chief Dong’s authority! If words get out, it will be the end of his career!

Liu Dahai called the village station a few more times to make sure they had sent out the officers while speeding towards Dong Xuebing’s family house.

Liu Dahai was innocent. If Dong Xuebing were transferred from other agencies, they would have found out his family and relatives’ address before he even reports for duty. But Dong Xuebing was transferred from a specialized agency. All of his information was confidential. All they knew about Dong Xuebing was his name and where he was transferred.

Chapter 170 – Arrest!

Luan Family.

Everyone had heard what Dong Xuebing said over the phone. All of them were stunned.

Luan Xiaoping asked: “Xiao Bing, did you just call Chief Liu?” Everyone in the village knew who Liu Dahai was!

Dong Xuebing nodded. “He will be here soon. We shall see how he is going to settle this after he arrives. Sis, don’t worry. Since I am here, I will help you.” He patted Tang Jin’s back and wiped her tears. “If the Village Station Chief wants to ignore this and want to protect those hooligans, fine. I will let the County Bureau send officers over. Don’t be scared. Stop crying.”

Tang Jin’s eyes opened wide. “County Bureau?”

Dong Xuebing’s Uncle’s wife felt he was boosting. “You are from Beijing’s State Security. You don’t have any authority here.”

That’s right. No one believes Liu Dahai will come over. He is a leader in the village. Why would he handle this case personally?

Dong Xuebing just sat there looking at his watch. If Liu Dahai did not arrive within 10 minutes, it means he knew this was his address and purposely choose to ignore his calls. This was to challenge his authority. Dong Xuebing will never allow anyone to step all over his head. If Liu Dahai arrived within 10 minutes, that means he might not know his family’s address.

1 minute past……

3 minutes past……

8 minutes past……

Dong Xuebing’s Uncle’s wife looked at Dong Xuebing impatiently and said to Luan Xiaoping. “Are the dishes done?”

Luan Xiaoping remembered that she was washing the dishes halfway. “Sister-in-law, I will go and wash them now.”

Screeched……. Screeched!!!! It was the sounds of hard braking! Followed by the sounds of cars’ doors being slammed closed.

Dong Xuebing patted Tang Jin’s back. “Xiao Jin, go and open the door.” Dong Xuebing will not open the door himself. But everyone in the house is all Dong Xuebing’s elders, and he can only ask Tang Jin to open the door.

Tang Jin was scared. She felt it might be those hooligans coming to create trouble. She walked out to the door and opened it cautiously. She was shocked by what she saw after she opened the door. There were 7 to 8 police officers and the Village’s Station Chief Liu Dahai standing outside. “You… Who are you all looking for?”

First Aunt, Uncle, Second Aunt, and the rest looked out from the living and were shocked!

He really came! Liu Dahai really came! What was happening?

Before everyone could figure out what was happening, Dong Xuebing said: “You are Chief Liu? Your village station’s officers are really on time! You all arrive so fast!” Everyone in the house was shocked. Dong Xuebing banged the table with his phone. “Two calls! Half an hour! You all still dare to tell me that you all don’t have enough manpower and will not be coming today? Ah? What the hell are you all doing?!”

Luan Xiaoping panicked and quickly signaled to her son.

Dong Xuebing’s Uncle, Tang Jin, and the rest were stunned. Chief Liu was the head of the village’s police station. You dare to scold him like this?

The few police officers were called over after receiving a call at home. They do not know what happened. They were shocked to see their Station Chief getting scolded by a young man in his early 20s. Some of them were about to scold Dong Xuebing when Liu Dahai said something that stunned everyone!

Liu Dahai wiped his sweat. “Chief Dong, it’s our station’s operator who failed in his duties.”

Chief Dong? He is the newly transferred Bureau Chief’s Dong?

The few police officers immediately shut up and stood at attention.

Dong Xuebing continued. “Stop pushing the responsibility to others! You all dare to ignore the public’s call for help? Wait until tomorrow? We would be dead by then! From what I see, you all have no intentions to send officers over! Is this the way your station does things? Ah? Is this how you all serve the people? Ah?”

Liu Dahai bowed his head. “Chief Dong. It’s my fault. I had failed to manage my men. I…… really did not know about this.” Liu Dahai did not say that he does not know this was Dong Xuebing’s family home. He could not say this as this would be telling Chief Dong that the Police officers are ignoring the public’s call for help. He just said that he did not know about this. This was telling Dong Xuebing that he does not know Dong Xuebing’s mother’s family is staying here and does not know what happened at the station.

After a round of scolding, Dong Xuebing vented some of his anger. He pointed at Tang Jin and said. “Look at the security of this village? A lady walking on the streets got surrounded by a bunch of thugs?! Ah? No policemen are bothered to look into this? Those hooligans had come to steal from our garden, and we called the police. But no officers came to investigate! What have you been doing?!”

“I had overlooked. Rest assured, I will make sure all the culprits get the punishment they deserved!” Liu Dahai did not even need to ask and knew who the hooligans were. He turned to his men and shouted: “Go! Bring them back now!” Liu Dahai was furious. Chief Dong’s relative was bullied in his turf, and he was embarrassed.

The few police officers rushed out of the house.

A while later, the efficiency of the officers was shown to Dong Xuebing. Within minutes, the officers brought back 4 hooligans. They were drinking and playing cards at one of their friend’s place when the officers rushed in and arrested them. This was not the first time the hooligans interacted with the officers. They knew each other, and the hooligans did not expect the officers to arrest them without saying a word. On the way back, the officers told them that the girl they harassed earlier was the sister of the County’s Public Security Deputy Bureau Chief. The hooligans knew they were in trouble.

Dong Xuebing looked at the 4 hooligans and turned to Tang Jin. “Xiao Jin, are they the ones who harassed you?”

Tang Jin was still puzzled why all the officers called her cousin Chief Dong. Even Liu Dahai treated Dong Xuebing like he was his superior. She got braver and pointed to one hooligan with dyed hair. “It’s them! This yellow hair touched my waist!”

Dong Xuebing pulled a long face and nodded.

Liu Dahai heard that and signaled to his men.

That officer got the hint and went over to give that yellow hair a kick to his ass!

The rest of the officers immediately got the hint and start beating up those hooligans. “You all even dare to harass our Chief Dong’s sister?! You all are asking for it!”

The hooligans were rolling on the ground in pain. “Chief Dong, Ms. Tang, we are sorry. We will not do it again!”

Tang Jin felt much better, and she even wanted to go over and give them a few kicks.

Dong Xuebing suddenly waved his hand. “Don’t hit them here! Bring them back and charge them accordingly to the law!”

The few officers stopped immediately. They understood the meaning of those words. Charge them according to the law was impossible. What Dong Xuebing meant was don’t hit them here. Bring them back to the station and beat them up there!

Liu Dahai thought to himself. Leaders from Beijing speaks differently. If he were in Dong Xuebing’s position, he would surely tell the officers to beat them up immediately. But Dong Xuebing gave them a hint in his first sentence, and the next sentence was telling them to abide by the law. This was to prevent getting himself into trouble if any of the hooligans were severely injured. After all, he had told the officers to charge them according to the law, and he was not involved in beating up the hooligans.

After the incident at Senior Xie’s villa, Dong Xuebing had gotten better in the way he speaks.

After Liu Dahai and his men left with the hooligans, Dong Xuebing smiled/ “Xiao Jin, those hooligans will be detained for some time. Are you feeling better now?”

Tang Jin asked excitedly. “Brother! You are terrific! Why are they so scared of you?”

Dong Xuebing laughed. “Haha, you should ask them this question. They are the ones who failed in their duties.”

Luan Xiaoping and the rest did not say anything earlier. But after all the officers left, Luan Xiaoping pulled her son’s arm and asked. “Xiao Bing, why are they calling you Chief Dong? Why are you their Chief now?” Second Aunt, her husband, and the rest were looking at Dong Xuebing. They still could not figure out what happened.

Dong Xuebing patted his mother’s hand. “Mum, I told you previously that I might be transferred to another place. The transfer order was issued, and I am now our County’s Public Security Deputy Bureau Chief.”

Luan Xiaoping was surprised. “Public Security? Deputy Bureau Chief? Our county?”

“Yes. I made use of some connections and finally got the transfer.” Dong Xuebing made it sound simple. But only he knows how difficult it was to get this position. He almost ended his career.

Dong Xuebing’s Uncle’s cigarette fell onto the ground. “Ah! This…… This……”

Second Aunt was also stunned. “Xiao Bing, you are so young… How did you…”

Dong Xuebing’s First Aunt and Uncle’s wife looked at each other. They could see the fear and shock in each other eyes.

Everyone does not believe this. Yan Tai County’s Public Security had never had a Deputy Bureau Chief below the age of 30 in the past. Dong Xuebing was only 23. But the attitude of Liu Dahai and the officers towards Dong Xuebing proved this was true. Dong Xuebing had become a somebody now!

Luan Xiaoping was the happiest. Never in her dreams, she had expected her son to become a high-ranking official. She could finally hold her head high in front of her relatives.

Tang Jin hugged Dong Xuebing excitedly and walked around him, looking at him from head to toe. “Brother! You are the Deputy Bureau Chief now! My brother is the Deputy Bureau Chief! Hahaha! If anyone dares to bully me in the future, I will ask you to arrest them!”

Chapter 171 – The status of the family changed!

Everyone in the house was still digesting the shocking news of Dong Xuebing becoming their County’s Public Security Deputy Bureau Chief.

Dong Xuebing laughed and pulled Tang Jin’s arms, which was still wrapped around his neck, and patted her on her head. “You have been mischievous since young. You are all grown up now, and why are you still behaving like a kid?” Tang Jin did not attend university and had started working after High School. She is currently working at a leather bag factory in the village. She was not much younger than Dong Xuebing.

Tang Jin laughed. “I am happy… This is the first time our family has a high-ranking official.”

Dong Xuebing smiled. “It is only a Deputy Section Chief position. I am the lowest rank Deputy Bureau Chief in the Bureau. What high-ranking official are you talking about?”

Tang Jin laughed. “This is still not considered high rank? Where else can you find a Deputy Bureau Chief in his early 20s? Brother, will you be staying here in the future?”

Dong Xuebing replied: “I should be in Yan Tai County for the next 1 to 2 years. I am not sure in the future.”

Dong Xuebing’s Second Aunt saw her daughter pestering Dong Xuebing and said: “Xiao Jin, your brother should be tired. Let him take a break. Oh, he has punished those hooligans for you, and you haven’t thanked him yet.” After knowing Dong Xuebing had become a high-rank leader, she becomes more reserved when she speaks to him. She saw Dong Xuebing’s cup was almost empty and quickly help to pour water for him.

Tang Jin said: “Thank you.”

“Don’t mention it.” Dong Xuebing said and quickly stopped his Second Aunt from topping up his cup. He grabbed the themoflask from her and poured water into her husband and her cup. “Second Aunt, you don’t need to be so polite with me. We are a family. If I don’t stand up for Xiao Jin, who will help her? When my father is sick, your family lend us all your savings. I will never forget what you all had done for us. If you all encounter any problems in the future, let me know. I will do my best to help.”

Second Aunt was touched and smiled. “It is only a few thousand.”

Dong Xuebing purposely mentioned the past, and his Uncle and First Aunt were embarrassed. When Luan Xiaoping approaches them for help, they refused to help. They knew Dong Xuebing’s father’s condition was a bottomless pit. No amount of money will be able to cure his illness. This was why they refused to lend any money to Dong Xuebing’s family.

Luan Xiaoping was very kind and does not want her son to fall out with her siblings. She quickly changed the topic. “Xiao Bing, do you have any place to stay in the County? How about staying in the village? It is not very far from the County’s town. You can buy a motorbike. Staying in hotels is expensive.”

Dong Xuebing held his mother and sat down on the sofa. “Mum, I am also a leader. How can the bureau don’t arrange lodging for me? I got my apartment in the afternoon. It has 2 bedrooms and equipped with home appliances. It is much better than the hotel rooms.”

Dong Xuebing’s First Aunt asked: “Your workplace even gives you an apartment?”

Her husband gave her a stare. “What’s there to be surprised? Xiao Bing is a leader now. The higher-ups must arrange lodging for me.”

Other than Dong Xuebing’s Second Aunt’s family, Dong Xuebing does not want to speak with the rest. But his mother was around, and he can’t be rude. “It is a temporary quarter. I have to return it when I am transferred.”

Tang Jin looked at Dong Xuebing enviously. She had lived in the village all her life, and her dream is to buy an apartment in the County Town.

After chatting awhile, Luan Xiaoping suddenly remembered that she still has not washed the dishes. “You all chat first. I will go and wash the dishes.”

Dong Xuebing’s Uncle heard it and used his leg to nudge his wife secretly.

His wife immediately got the hint. She looked at Dong Xuebing and quickly stopped Luan Xiaoping. “Xiao Ping, let me wash the dishes. How can I let you wash the dishes after you had worked the whole day? Take a break and have some fruits.”

Luan Xiaoping waved her hands. “Sister-in-law, I am not tired. I can do the dishes.”

Luan Xiaoping’s sister-in-law pretended to be angry. “Go and accompany Xiao Bing. I will take care of all household chores in the future.”

Dong Xuebing’s First Aunt also moved towards them and smiled. “Xiaoping, you have not met Xiao Bing for a long time. Go and accompany your son. Leave these chores to your sister-in-law and me.”

Luan Xiaoping felt bad. “Sis, sister-in-law, how can I let you all do these? Let me do it.” Dong Xuebing’s Second Aunt and she were the ones who do these chores usually.

Dong Xuebing’s grandmother said: “Xiaoping, your health is not good. Leave these chores to them in the future.”

Luan Xiaoping was now the Deputy Bureau Chief’s mother. Dong Xuebing was still sitting on the sofa watching them. His First Aunt and Uncle’s wife dares not to let his mother do these chores. It was different now. Luan Xiaoping could feel her status in the family had changed. Although it was sudden, she knew it was all because of her son.

Dong Xuebing felt better when he saw their attitude towards his mother changed

Dong Xuebing’s Uncle moved closer and took out a pack of cigarettes. He offered Dong Xuebing a stick. “Xiao Bing, have a smoke.”

Since his Uncle showed him respect, Dong Xuebing must return the favor. He lit the cigarette and offered his Uncle and First Aunt’s Uncle, his Zhong Hua Cigarettes. But when he saw his mother staring at him, he realized that he had never smoke in front of his mother before. He smiled: “Mum, I seldom smoke.”

If this were the past, Luan Xiaoping would start lecturing her son. Smoking is harmful to his health. But now, her son is a high-rank official. She did not scold her son and felt it was normal for her son to smoke. Which government official does not smoke?

After a while, Dong Xuebing’s Uncle’s wife returns after washing the dishes. “Xiao Ping, I went to the County Town a few days ago and bought some clothes. Let’s go and see which one you like. I will give it to you.”

Luan Xiaoping knew about this. Her sister-in-law had boasted about the clothes she bought after she returned. Those clothing were expensive. “I still have clothes. Thank you.”

Her sister-in-law held her arms: “Don’t stand on ceremony with me. Let’s try them on.”

Dong Xuebing’s First Aunt followed them. “Xiaoping’s figure is better than me. You will not fit into my clothes. I will buy some for you when I go shopping.” Luan Xiaoping had suddenly become the VIP of the family. After Dong Xuebing had become a leader in their county, they felt the need to mend their broken relationship. More importantly, Dong Xuebing’s First Aunt and Uncle’s wife knew Dong Xuebing was still angry with them. They were doing these to show Dong Xuebing.

9 pm.

Dong Xuebing remembered that he still has something to speak to his Second Aunt’s family. He called his Second Aunt’s family over to his mother’s room. After entering his mother’s room, Luan Xiaoping returned, wearing a dress given to her by her Sister-in-law.

Tang Jin laughed. “You are so pretty.”

Second Aunt added. “That’s right. This dress suits you.”

Luan Xiaoping smiled. “I am almost 50 years old. How can I be pretty?” She said this, but she was still feeling great in her heart.

Dong Xuebing laughed and praised his mother too. After that, he took out his wallet and turned to Tang Jin. “Xiao Jin, I did not prepare any gifts for you today. Here…….” Dong Xuebing took out a red packet he prepared. The red packet was very thick and could not be sealed. “This is for you. Since Lunar New Year had just past, just treat this as a New Year red packet from me.”

Tang Jin waved her hand. “No. I cannot accept this.”

Dong Xuebing’s Second Aunt also pushed the red packet back to Dong Xuebing. “Xiao Bing, we cannot accept your money. Keep it.”

Dong Xuebing forcefully pushes the red packet into Tang Jin’s hand. “Sis, just keep it. You want to make me angry?”

Luan Xiaoping nodded with approval. Her son had become more mature. “Xiao Jin. Since this is given by your brother, just keep it.”

After pushing the red packet back and forth, the red packet was torn, and some of the cash in it were exposed. Everyone was shocked. They thought that the thick red packet contains only 10 yuan bills and did not expect it to be full of 100 yuan bills! There is 10,000 RMB in the red packet!

The biggest red packet Tang Jin received every year was only 100 RMB. This was the first time she received a 10,000 RMB red packet. She was shocked. “Brother, this……. This is too much!”

Tang Jin’s father was stunned. “Your sister’s annual wage is only 10,000 RMB. This…… No. We cannot accept this.”

Dong Xuebing ignored them and forcefully pushes the money to Tang Jin. “Just take it. It’s fine. You are at the age where you should get a boyfriend. You need to doll up and get some pretty dresses.”

Although Luan Xiaoping felt 10,000 RMB was too much, she still said: “Just take it. Your brother is earning a lot now.”

Dong Xuebing’s Second Aunt sighed and patted the back of Dong Xuebing’s hand.

Tang Jin looked at Dong Xuebing gratefully. “Thank you.”

“Haha, don’t mention it.” Dong Xuebing laughed. “I will prepare a bigger gift for you when you get married.” Dong Xuebing had grown up in Beijing, and Tang Jin had been living in the countryside. They had only played together a few times when they were young. But because of Dong Xuebing’s Second Aunt and her husband, Dong Xuebing, felt the need to take care of her.

Dong Xuebing’s Second Aunt and her husband knew Dong Xuebing was repaying them the debt and was touched.

When Second Aunt’s family were about to leave, Dong Xuebing whispered to Tang Jin. “If you need money or encounter any problems, just give me a call. Do you still have my number?”

Tang Jin nodded. “Thank you.”

After they left, Luan Xiaoping sat on the bed with her son. She looked at him and did not say anything.

Dong Xuebing asked. “Mum, what is it? Huh? Are you mad with me because I gave Xiao Jin so much money?”

“No.” Luan Xiaoping looked at her son cautiously and said. “Your Uncle and First Aunt might be selfish in the past…… but they are not wealthy then. They are unable to lend us money. Can you don’t blame them? You had given your sister so much money and have not returned home for so many years. Shouldn’t you……. Give something to your grandmother, Uncle and Aunt?” Luan Xiaoping saw her son frowning and quickly says: “You don’t need to give them 10,000 RMB each. A few hundred will do.”

Dong Xuebing did not reply.

Luan Xiaoping pushed her son’s arm. “You are our County’s leader now. You have not visited them for so many years, and you didn’t even bring any gifts with you now… Son, just treat it as helping mum. Buy your Uncle and Aunt a few cartons of cigarettes and a few hundred RMB to your grandmother. Ok?”

Dong Xuebing replied. “Mum, if you are not around earlier, I will not even bother about them.”

Luan Xiaoping did not want to trouble her son and did not want him to give them money. But Luan Xiaoping was still a member of this family. Her sister-in-law and elder sister had treated her well earlier. It would be rude if her son did not give them some gifts. She saw her son sitting there keeping quiet, refusing to give in, her tears dropped.

Dong Xuebing was afraid of his mother crying. “Huh? Why are you crying again? Fine… Alright. I will go and buy cigarettes now!!! Stop crying! I apologize!”

Luan Xiaoping nodded and wiped her tears. She knew her son was good to her and will do whatever she tells him to when she cried.

The store in the village does not sell Zhong Hua Cigarettes. The best cigarettes there was only Yu Xi cigarettes, and Dong Xuebing bought all the remaining cartons of cigarettes in the store, before returning to his mother’s room. He placed the cigarettes and 1,000 RMB on the dressing table. “Mum, give these to them tomorrow. Just say it’s from me.” After saying that, he took out an ATM card from his wallet and gave it to his mother.

Luan Xiaoping asked. “What’s this?”

“There is about 300,000 RMB in this account. Keep it. Just buy whatever you want.”

“Huh?” Luan Xiaoping was shocked. “Where did you get so much money?!”

“Eh? Don’t get so excited. I will tell you slowly.” Dong Xuebing laughed and had his arm around his mother’s shoulders. “I don’t dare to tell you in the past, because I am afraid that you will think I received bribes. This money is earned by me. During my university days, I worked part-time at the Antique Market. I learned a lot there. I used what I had learned and found a few treasures, which I sold for 5 million. Now, I am setting up an Auction company with Aunt Xuan. The company will be set up soon.”

Luan Xiaoping almost fainted when she heard 5 million. “Are you telling the truth? Are you lying to me?”

Dong Xuebing replied. “Of course not. You can ask Aunt Xuan if you don’t believe me. the Auction Company will be in operations soon.”

“5 million…… 5 million…….” Luan Xiaoping was worried that her son had gotten his money through illegal means. She questioned her son for a while before she believed him.

Dong Xuebing gave the ATM card, which was registered under Aunt Xuan’s name, to his mother and told her the pin. After that, he laughed. “I have so much money now, and I don’t know what to spend it on. Just take it and buy some clothes or an electric bicycle. Just go ahead and spend it. If you finish spending it, let me know.”

Luan Xiaoping hesitated for a while and accepted the card. She wrote the pin on a piece of paper and started tearing again. This was the happiest day of her life. Her son is now the County’s Public Security Deputy Bureau Chief and still got 5 million RMB! The Dong family will not be looked down upon again!!!

Chapter 172 – The pathetic welcoming lunch!

That night, Dong Xuebing’s grandmother ordered Dong Xuebing’s First Aunt to clean up an empty room for him. But Dong Xuebing did not sleep in that room. He had not seen his mother for a long time and had to leave tomorrow. So, he slept with his mother in his mother’s room. They chatted until late at night. They talked about the past and his future. His mother even brought up the subject of his future marriage.

The next morning.

When Dong Xuebing got up, breakfast was ready. The whole family was waiting for them to have breakfast.

Luan Xiaoping entered the dining room and apologized. “Sorry. I woke up late. Is the porridge ready? I will go and serve it.”

Luan Xiaoping’’s sister-in-law stopped her and asked her to sit at the table. “I said yesterday that I will take care of these chores. Haha…”

First Aunt and her husband, Uncle and the rest, were treating Luan Xiaoping and Dong Xuebing with respect today. Last night, before Luan Xiaoping goes to bed, she passed the cigarettes Dong Xuebing bought to everyone and gave her mother 1,000 RMB. Yu Xi Cigarettes was considered an expensive brand of cigarettes. All of them don’t even bear to smoke this brand of cigarette during New Year. They felt Dong Xuebing was very generous with them. Another reason was Dong Xuebing had given them gifts, and that means he was willing to forget about the past.

After breakfast, Dong Xuebing said: “Mum, I got to leave for work. Do you want to come with me?”

Luan Xiaoping asked. “Why should I go with you?”

“Go and live with me. My apartment has two bedrooms.”

“I’m not going. I still need to teach. It is too troublesome to travel.”

Dong Xuebing nodded and did not say anything. After bidding his mother goodbye, he walked out of the house.

Dong Xuebing’s Aunts, Uncle, and his grandmother walked Dong Xuebing out of the house. “Xiao Bing, be careful on your way back. Do come back more often.”

“Ok. Don’t need to send me off.”

Not far from his mother’s house, Dong Xuebing noticed there was a police car parked along the roadside.

A police officer in his 30s saw Dong Xuebing and quickly alight and open the passenger door for him. “Chief Dong, Chief Liu asked me to send you back to the County’s bureau.”

Dong Xuebing thought to himself. Liu Dahai was quite considerate. “Never mind. You all still have to work.”

That officer replied. “Chief Dong, I need to go to the County Bureau’s station today.”

Dong Xuebing did not reject his offer and boarded the rear passenger seat.

County’s Public Security Bureau’s main building.

Dong Xuebing entered his office and put down his bag. He looked at himself in the mirror and straighten up his clothes before going to the Bureau Chief’s office. He knocked on the door, and someone inside said: “Come in.” Dong Xuebing walked in with his back straight and chest pumped out. “Chief Liang, I am Dong Xuebing. I am here to report to you.”

Liang Chengpeng, 51 years old, County’s Public Security Bureau Chief and County’s Public Security Party Committee Secretary. He does not take on the role of Secretary of the Political and Legal Committee and did not enter the County’s Party Committee. He looked at Dong Xuebing and said: “Chief Dong, you are young and promising!” Liang Chengpeng was muscular and looks like a straightforward person.

Dong Xuebing did not let Chief Liang walk forward to welcome him. He quickly steps forward and extends two hands to shake his hand. “Thank you for your compliments. I am young, but promising is still too far. I will do my best under your leadership. Do pardon me if I make any mistakes in the future.”

Liang Chengpeng laughed. “You are modest. What our bureau lacks is young men like you.”

Dong Xuebing does not like to deal with scheming people. His first impression of Chief Liang was quite good.

This was their first meeting, and it was only to introduce each other. Liang Chengpeng did not say a lot. After introducing himself, Dong Xuebing left and went meet Political Commissar Liu Weiye and Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo. Political Commissar Liu was a quiet person. He only said something to welcome Dong Xuebing and did not say anything else. Dong Xuebing was the one who keeps talking. He only smiled and listen to him.

The No.1 and No. 2 of the bureau left a good impression with Dong Xuebing. But when Dong Xuebing went to the bureau’s No. 3, he met a problem.

Hu Yiguo was a plump man in his 40s. He looked at Dong Xuebing from head to toe, and the first words he said was “Haha, Chief Dong, you are very young…”

State Security is a specialized agency and will not reveal any information about Dong Xuebing’s accomplishment there. No one in the bureau knows about Dong Xuebing’s ability. Their only impression of Dong Xuebing was he is very young. This was the young Dong Xuebing heard the most today. But the way they said the word “young” was different. Chief Liang said he was young and promising. This was praising Dong Xuebing. But Hu Yiguo noted, “Chief Dong, you are very young.” His tone was questioning Dong Xuebing’s ability and looking down on him.

Dong Xuebing did not show his displeasure on his face. “Please guide me along in the future.”

“Don’t say that. Let’s learn from each other. Haha.”

Hu Yiguo shook Dong Xuebing’s hand and welcomed him. After that, he speaks appropriately.

But Dong Xuebing does not have a good impression of him.

Chief Liang called for a meeting in the morning and introduced Dong Xuebing to everyone by reading out his official transfer order. This should be done yesterday by the County’s Party Committee leader, but Dong Xuebing wanted to keep a low profile and rejected it. Secondly, Liang Chengpeng went to the City’s Bureau to have a meeting. This was why the announcement was delayed until today.

Under the watchful eyes of the leaders and police officers, Dong Xuebing stepped forward to give a speech. He had memorized this speech a few days ago. The speech was about how he will serve the people, take hardships, express his loyalty to the Party and Country, etc. The speech lasted more than 20 minutes, and Dong Xuebing received applauses after he ended. From this moment onwards, Dong Xuebing will be officially taking on the duties of Deputy Bureau Chief.

Noon. Liang Chengpeng, Liu Weiye, and the rest of Deputy Bureau Chiefs had prepared a welcome lunch for Dong Xuebing. What made Dong Xuebing speechless was the welcome lunch was not at the County Government’s guest house or a nearby restaurant. It was held in the bureau’s small cafeteria. The food was good. There were fish, prawns, meat, etc. But this welcome lunch was too pathetic. Even if there were no leaders from the County Government or I might be slightly younger, but at least show some respect for me.

Damn! Was I too low profile?

Chapter 173 – Look for Xiao Dong whenever there is trouble!

A few days later.

The result of the welcome meal was shown. Because the leaders in the Bureau did not think highly of Dong Xuebing and did not assign any work to him, the rest of the department heads in the bureau did not welcome him. The higher-ups had not consulted the County’s Bureau Party Committee and transferred Dong Xuebing in straight. Many people do not like this arrangement. Another reason was Dong Xuebing’s age. He was too young, and no one will think he is capable. Dong Xuebing also stayed low since he joined the bureau, and no one felt he have any backings.

Morning. Dong Xuebing walked into the Bureau with a bun in hand.

“Chief Dong.”

“Good morning, Chief Dong.”

A few police officers smiled and greeted Dong Xuebing. But they were influenced by the department heads and were not as welcoming towards Dong Xuebing as before.

Dong Xuebing is a sensitive person. He could feel the changes in everyone’s attitude towards him. Back in his office, he rubbed his temples. He was frustrated. If this continues, he will have no authority in the bureau. Now, everyone is treating him as if he is invisible. What is Chief Liang thinking? Why didn’t he assign any duties to him? Things should be better after he is entrusted with some responsibilities. With authority and men, people will look at him differently.

Although Dong Xuebing was anxious to make a name for himself, he did not look for Liang Chengpeng. He was afraid that he will leave a bad impression.

9.30 am. Office Director Hu Silian called Dong Xuebing’s office to attend a bureau chiefs meeting.

Dong Xuebing thought this is it! I will be assigned some duties!

The Bureau Chiefs’ meeting is in a small meeting room on the top floor. Other than Dong Xuebing and other Deputy Chiefs, some department heads will also be attending. After Dong Xuebing entered the meeting room, he quietly observes the others. He wants to know who is closer to who and if there is anyone who is at loggerheads against each other. Dong Xuebing was still new in the bureau and was not sure about the relationship between the leaders. He needed some time to figure out the different factions. He does not want to make any irreversible mistakes. This was the reason why Dong Xuebing stayed low in the past few days.

5 minutes later, the meeting starts. Hu Silian was in charge of taking the minutes.

Liang Chengpeng updated the progress of the bureau’s work for the previous month. He praised the officers involved in cracking a case of burglary and rape. After that, he approved the procurement of 20 new blankets for their lockups and some stationaries for the offices. From Dong Xuebing’s observation, Chief Liang has a lot of authority in the bureau and no one challenged his decisions. Everyone just agreed to whatever he says.

After a while, Liang Chengpeng cleared his throat and looked at a file in his hand. “Next, we shall discuss the case of our County’s website.”

Executive Deputy Chief Hu Yiguo and the rest of the leaders frowned.

Liang Chengpeng threw the file on the desk angrily. “Someone is openly challenging the County Government. The government’s website had been hacked several times. The hackers caused the malfunction of the server and defaced the site. 1 month. It’s been one whole month, and last night, the site was hacked again. The County’s leaders called up and scolded us. Chief Hu, you are in-charge of internet security. When are you going to solve this case?

Hu Yiguo replied: “These criminals are very skillful. Our internet security team has only been set up recently……”

Liang Chengpeng interrupted him: “Didn’t we get someone from the City Bureau to assist us?”

Hu Yiguo said. “The City Bureau’s Cyberspace Administration had sent some internet police officers to assist us. But no matter how they tried, they are still unable to stop those hackers. They waited a few nights for the hackers but the hackers did not appear. Last night, the hackers appeared immediately after they left. The internet officers think that this hacker is very skillful and cunning… We might not……”

Deputy Chief Chao replied casually. “I think we should shut down the site temporary before any significant damage is done.”

This case had been troubling Hu Yiguo for some time. He added: “I think so too.”

Liang Chengpeng furiously replied: “This will be bowing down to the criminals! They will continue to commit these crimes! There is no room for negotiations! Contact the City Bureau now and request for more officers to assist us! Chief Hu! Put aside your work and focus on this case! This case must be solved as soon as possible!”

Hu Yiguo sighed in his heart. “Yes……” He wanted to shut down the site. If not, he will have to bear full responsibility. Hu Yiguo was someone that craves for more authority. Almost half of all the departments and stations are under his charge. Now, he was regretting his decision to take over the Cybersecurity department.

Dong Xuebing had also heard about the hacking of the County Government’s website. He had heard about these hackers from the Sixth Bureau when he was in the State Security. If the City’s Internet police are powerless against the hacker, that means the hacker is very skillful. It should be impossible to arrest or stop the hacker for the time being. It will depend on luck to capture the hacker.

Suddenly, the meeting room’s door opened, and someone ran in.

Liang Chengpeng’s face changed and was about to scold that young man. That young man quickly passed a handphone to him and whispered: “The County Chief is looking for you.”

Liang Chengpeng paused for a second and answered the call. He started frowning as he spoke over the phone.

Dong Xuebing and the rest looked at each other. They wondered what happened.

After hanging up the phone, Liang Chengpeng banged the table in anger. “Ridiculous! They have no respect for the laws!” Chief Liang saw the confused look on everyone’s faces and said: “Just a few minutes ago, the County Government’s website is hacked again. All the contents on the site are changed, and the hackers even exchange the names of the County Chief and Deputies!”

Everyone took in a deep breath. Exchange the names of the County Chief and Deputy County Chiefs? This is considered a serious political crime! The hacker is too bold!

Liang Pengcheng roared: “The County had issued an order! This case must be solved within two days! If not, the leaders involved will have to bear the responsibility!”

Hu Yiguo turned pale immediately. He is the leader involved. “Chief Liang, two days, is too short. Can you…….”

“Only two days!” Liang Chengpeng said. “If you cannot solve this case, I will hold you accountable!”

Hu Yiguo almost cursed out loud. How is this possible?!

Dong Xuebing was someone who bears grudges. When he met Hu Yiguo for the first time, he had made fun of Dong Xuebing. Now, Hu Yiguo is in trouble and Dong Xuebing was smiling happily in his heart. Two days? You might not be able to arrest the hacker even if you have two months! The other Deputies and department heads looked at Hu Yiguo with pity. Anyone will also be in trouble if they were tasked with solving this case.

After that, Liang Chengpeng continued discussing some other cases.

Dong Xuebing was waiting eagerly to see which station will be assigned to him. The station Dong Xuebing wanted to take charge of was Hui Tian Village Police Station. That place is not only his hometown, it also has better facilities than other villages because of the gold mine nearby. But Hui Tian Village is under Hu Yiguo jurisdiction, and Dong Xuebing does not have the chance. Sigh… Dong Xuebing prayed that the village he will be in charge of is not a poor and lawless village.

5 minutes…

10 minutes…

The meeting ends.

Dong Xuebing was stunned because Chief Liang did not assign any duties to him! He was furious. Even if everyone belittled him due to his age, he is still a Deputy Bureau Chief. How can he not have any duties?

Dong Xuebing could not hold back. After the meeting ended, he went to Liang Chengpeng’s office. “Chief Liang, I have familiarized myself with the bureau. Can you let me know which area I will be taking charge of?”

Liang Chengpeng took a look at Dong Xuebing. “The bureau will assign duties to you soon.”

Soon? How many days has it been? This should be done on my first day.

Liang Chengpeng was not making things difficult for Dong Xuebing. Firstly, Dong Xuebing had not mentioned this and secondly, Liang Chengpeng had not thought of how to reassign the duties of all the deputies. The former Deputy had made a mistake and all the stations and departments he was in-charge of were taken over by Hu Yiguo. Now Dong Xuebing had taken over the former deputy, and there is no more available work for him.

After leaving Chief Liang’s office, Dong Xuebing’s face becomes black. On his way back to his office, he noticed everyone looking at him weirdly. Some department heads only smiled at him and did not greet him respectfully. They are treating him as a Deputy Chief with no power.

Dong Xuebing knew that all duties are taken over by other leaders. But this is not an excuse to not assign any duties to him. It is still because he had not done anything to impress the leaders in the bureau. Liang Chengpeng has the final say in the bureau, and he can easily assign some stations to Dong Xuebing.

Dong Xuebing also wants to show his capabilities. But he does not have any duties. How is he going to prove himself? How long is he going to wait? Dong Xuebing had encountered his first real problem since his transfer to the Grassroots level!

……

If it is any typical day, people in the bureau will be discussing Dong Xuebing for not getting any duties. But today, everyone in the bureau was talking about the hacking of the County Government’s website. Not only the County Chief was furious, the County’s Legal Affairs Commission Party Committee Member and the County’s Deputy Chief, who was in-charge of Public Security, came over to the bureau for a meeting. They reprimanded Liang Chengpeng, Hu Yigou and the other leaders. They emphasized that this case must be solved within two days!

Hu Yiguo was in a bad mood. He and the cybersecurity officers worked throughout the afternoon and could not get any clues.

Everyone knows that Hu Yiguo is in deep trouble now. The County’s leaders will not let him off.

Liang Chengpeng was also under immense pressure. The County Chief matters about his reputation. His name was placed under the Deputy Chief column, and a Deputy Chief’s name had replaced him. Even when this is done by the hacker, the Deputy Chief should also be in trouble. If this case is not solved, Executive Deputy Chief Hu Yiguo and Liang Chengpeng will be in trouble.

But until 8pm, there was still no progress.

Liang Chengpeng ordered them to work throughout the night, before leaving the bureau. Liang Chengpeng also knows that 2 days is impossible for them to solve this case. He was thinking of a solution when his phone rang. He looked at the caller display before answering. “Old Zhen? Why are you calling me?”

It was Beijing’s Western District State Security Branch Chief Zhen Anguo. Zhen Anguo was from Fen City’s Public Security. Although he was not from the same county, he had met Liang Chengpeng several times in the past. “Haha, I am calling to ask about you and ask about the young man who was transferred out from my branch. How is Xiao Dong doing?”

Liang Chengpeng was surprised. He knew Chief Dong had formerly worked under Zhen Anguo. But he never expects Zhen Anguo to call him personally to ask about Dong Xuebing. Both had not contacted each other for a long time. “Chief Dong has just reported to our bureau and is still familiarizing with the work. Ok. I will take care of him in the future.” He thought Dong Xuebing had made used of Zhen Anguo’s connection to get his transfer.

Zhen Anguo heard what Liang Chengpeng said and understood what “Take care” means. “Don’t need to bother about me. He is your subordinate now. Just treat him normally. I don’t have any other meaning.” Before Dong Xuebing left the Western District Branch, they had some conflicts, and Zhen Anguo will not help Dong Xuebing.

Liang Chengpeng could sense that Dong Xuebing and Old Zhen were not on good terms.

“Old Liang, how come your voice sounds so hoarse? You have too much work?”

“Don’t talk about it. I have a difficult case on hand, and the County gave me only 2 days to solve it. But we do not even have a clue now.”

“This case is so difficult to handle?”

Liang Chengpeng rubbed his temples. “That’s right. Sigh… I am prepared to take on the punishment.”

Zhen Anguo did not even ask about the details of the case and said: “Old Liang, if you really have no other ways, look for Xiao Dong.”

Liang Chengpeng was stunned. “Him?” He could not tell what’s so special about Dong Xuebing.

“Yes. Although I do not like Xiao Dong’s character, I got to admit he is really capable. If you encounter any problem, just look for him.”

Chapter 174 – Special Investigation Team Leader!

The next day.

Dong Xuebing was in his office thinking about how he is supposed to solve his headache when someone knocked on the door. After that, the door opened. Dong Xuebing wondered who was so rude. I still have not asked you to enter, and you open the door like that? This is too disrespectful. But when Dong Xuebing saw it was Executive Deputy Chief Hu Yiguo, he stood up immediately. “Chief Hu, if you want to see me, you can just give me a call. Why are you here personally?”

Hu Yiguo had dark circles around his eyes. He looked like he did not sleep last night. “It’s fine.”

Dong Xuebing does not like him. “… Is there any problem?”

Hu Yiguo sat on the chair and smiled. “I heard that you are still not assigned to any duties.”

Stop adding salt to my wounds. Are you here to laugh at me? Dong Xuebing nodded and replied calmly. “I still have not familiarized myself with the work here. This is still not the time for me to start work.” Dong Xuebing made up an excuse for himself.

Hu Yiguo shook his head. “You can familiarize yourself with your work while working.”

Dong Xuebing was feeling frustrated. What’s the meaning of this? You know that I do not have any duties, and you keep mentioning this.

But what Hu Yiguo said next surprised Dong Xuebing. Hu Yiguo said: “Chief Dong since you are transferred to the grassroots level, you must be capable. Everyone in the bureau is waiting for you to show your capability. Yes. I planned to speak to the Chief to give you some responsibilities. What do you think? Are you confident?”

Responsibilities? Want to arrange some duties for me?

Dong Xuebing was still troubled over this, but Hu Yiguo suddenly mentioned about this. Could he want to pass some of his stations to me? What is he up to? I am not very close to him. Oh, among all the deputy chiefs, Hu Yiguo is in charge of the most departments and stations. Maybe Chief Liang had spoken to him and asked him to pass some stations to me. Hu Yiguo must be pretending to give in and want to sell me a favor. Dong Xuebing understood what he is up to. “I will listen to the leader’s arrangement.”

Hu Yiguo nodded. “Alright. Wait for the official orders.”

Dong Xuebing quickly thanked Hu Yiguo and walked him to the door. After Hu Yiguo left, he returned to his chair. It seems like his talk with Chief Liang yesterday worked. He will be assigned some duties now. Will it be Hui Tian Village Station? It should not be. Hu Yiguo will not give up that place. It should be some run-down village.

Dong Xuebing waited until it was almost noon when he received news.

The duties assigned to Dong Xuebing was out of his expectations. The County Bureau had set up a Special Investigation Team to handle the hacking of the County government’s website. Dong Xuebing is tasked to be the team leader of this investigation team! The Deputy leader of this team is a small leader from the County’s Cybersecurity department. None of Hu Yiguo’s people are on the team!

Dong Xuebing furiously stood up immediately once he received this news.

This bastard!

Hu Yiguo did not receive any instructions from Liang Chengpeng to pass some of his duties to Dong Xuebing. He was only playing with words to make Dong Xuebing misunderstood him. When Dong Xuebing agreed, he will throw this case to him. This way, he will have nothing to do with this case and does not need to bear any responsibility. Since there is an investigation team, it will be the team leader’s responsibility if this case is not solved!

Motherf**ker! This bastard!

Dong Xuebing flared up. He hated people who played despicable tricks behind his back. This case had nothing to do with him, and it should be Hu Yiguo’s responsibility. But now, he had become the scapegoat.

Dong Xuebing was furious and went to look for Hu Yiguo.

Stay low?

Goddamnit!!!

Dong Xuebing did not even knock on the door and entered Hu Yiguo’s office.

Hu Yiguo frowned. His attitude was totally different from this morning. “Knock before you enter next time!”

Dong Xuebing threw the order document on Hu Yiguo’s desk and banged the table. “Chief Hu, you are in charge of Internet Security. What has it got to do with me? Why am I the team leader?!”

Hu Yiguo was not pleased with the way Dong Xuebing speaks to him. “You agreed to it.”

Dong Xuebing replied furiously. “What did I agree?!”

Hu Yiguo replied coldly. “Chief Dong, watch your tone. I had told you that I will pass you some responsibilities and you said you will listen to the leader. Why are you going back on your words? This is settled. I had already told Chief Liang and he had agreed to let you be the team leader!” Hu Yiguo is not a responsible person. When he sees that it was impossible to solve the case within 2 days, he came up with an idea of setting up an investigation team to escape responsibility. But if the leader of this investigation team is not a Deputy Bureau Chief level, the county government will still penalize him. He suddenly remembered Dong Xuebing who was forgotten by the Bureau Chief. He can throw everything to Dong Xuebing, and with him in front, Hu Yiguo will not be taking on too much blame for failing to solve the case.

Dong Xuebing knew what this bastard was thinking. He did not expect the bureau to have such people!

Hu Yiguo laughed. “Chief Dong, don’t let the leaders in the bureau down. Hurry and solve the case. We believe in you.” He got his Deputy Section Chief rank in his 30s, and that’s the reason why he was unhappy to see Dong Xuebing holding the same rank as him.

F**k! I will remember this! This is not over yet!

Dong Xuebing stared at Hu Yiguo and left to look for Liang Chengpeng. He can’t be bothered to argue with this despicable bastard!

Only Chief Liang can retract this order.

Bureau Chief’s office. Dong Xuebing explained the whole situation to Liang Chengpeng.

Liang Chengpeng was also unhappy with Hu Yiguo’s actions. He does not like people who do not have a sense of responsibility. Making Dong Xuebing shoulder the blame for his department was too much. But what Zhen Anguo said last night made him think. He also wants to see how capable Dong Xuebing is to let Zhen Anguo praise. “Chief Dong, your position as the team leader, is fixed. Hurry up and solve the case. You don’t need to arrest the hacker as lots of hackers are overseas. You only need to prevent the Government website from being hacked.”

Dong Xuebing was disappointed!

You did not assign any duties to me, and now you want to push all the blame to me?

F**kers!!!!!

Chapter 175 – Case solved!

Noon. News of Dong Xuebing becoming the team leader of the investigation team spreads. Everyone in the bureau could not believe it. This case is a fire pit, and everyone should be running away from it. Why did Chief Dong, someone who had nothing to do with this, takes on the role of the team leader? Is he stupid? But after they saw Dong Xuebing’s furious look, they understood what was going on. Chief Dong did not volunteer for this and should be Executive Deputy Chief Hu Yiguo used some underhand methods to push the blame to him. Damn. The deadline to solve this case is less than 1 day and Chief Dong had to bear the responsibility.

Back at his office, Dong Xuebing threw the document on his desk. Being good will let other people bully! How am I going to solve the case in less than a day?!

Knock, knock, knock. Someone knocked on the door and entered. “Chief Dong.”

It was a man in his 30s, and Dong Xuebing had seen him in the meeting. His name is Qin Yong, a Deputy Bureau Chief transferred from the Provincial Public Security. Other than Dong Xuebing, he was the youngest Deputy Bureau Chief.

Dong Xuebing calmed himself down. “Chief Qin. Have a seat. You are looking for me?”

Qin Yong passed a cigarette to Dong Xuebing. “I am here for a chat. Is Chief Hu the one who arranged for you to be on the investigation team?”

Dong Xuebing lit the cigarette and laughed.: “Other than Chief Hu, who else can make me the leader of the investigation team? He is really impartial to let me take on such a big responsibility. He has too much trust in me!”

Qin Yong could sense the anger in Dong Xuebing’s voice. He patted Dong Xuebing’s shoulder. “Our Chief Hu is someone who rushes forward to claim credits. But when there is trouble, he will be the one hiding at the back. When I was newly transferred here, I was also framed by him.” Qin Yong was on very bad terms with Hu Yiguo, and the whole bureau knows about this. When he saw the newly posted Chief Dong getting framed by Hu Yiguo, he dropped by to offer some consolation.

Dong Xuebing controlled his anger and said. “How can he do this? This is his department, and how can he push everything to me? Even the Chief agreed!”

Qin Yong frowned. “Something is not right. Chief Liang will never agree to let anyone push the blame to someone else.”

Dong Xuebing waved his hand. “Chief Liang seems happy to see me become the team leader. Who did I offend?”

Qin Yong pitied Dong Xuebing. This was too sickening. “Chief Dong, this case cannot be solved easily. All the leaders in the County Government are angry. You better think of an excuse first.”

Everyone thinks that Dong Xuebing will be in deep trouble, and no one says he will be able to solve this case.

After Qin Yong left, Dong Xuebing continued smoking the cigarette. He snubbed the cigarette and came to a decision. Since there is no way about it, there is no use fuming over it. This might be a crisis, but it might also be an opportunity. Damn! I don’t believe I cannot crack this case! Dong Xuebing was determined to get this credit!

Constant Temperature and Humidity Room.

Dong Xuebing did not even change his shoes and entered the room. “How’s the situation now?”

This is the office of the Special Investigation Team. Other than the 3 internet police, who had just graduated from university, there are two more officers from the City’s Bureau.

The deputy team leader, Wang Fu, replied. “Chief Dong, we still have not discovered anything. This hacker is too skillful and had cleaned up his tracks. We are unable to trace his real IP. What we can do now is to wait for him to hack into our system.”

Dong Xuebing asked. “If he comes in again, how confident are you all of tracking him?”

Wang Fu thought for a while. “If he hacks into the County Government’s website, I have 80% confidence in getting his location.

Dong Xuebing was surprised. So confident? What’s the problem then? Let’s just wait for the hacker to appear now.

Wang Fu could tell what Dong Xuebing was thinking. “I am so confident is because all 5 of us are waiting on the County Government’s website. Although we are not able to prevent him from hacking, if he hacks into our server again, all 5 of us should be able to track him down. This hacker is very cunning. He had just hacked into the website and will not hack into the county’s website so soon. This is the same hacker that hacked into the Cultural Ministry’s website, and the Publicity Department website. We are not sure where is his next target.”

Dong Xuebing asked. “What if each of you guards a website each?”

“We will be too diversified, and we are unable to face him individually. He is too skillful.” Two weeks ago, Wang Fu had used this strategy to wait for the hacker. But the hacker is too cunning. The hacker did not appear again or attack another website. When they realized the hacker had appeared, it was too late to track him. No one dares to claim they will be able to catch the hacker using this strategy unless the hacker purposely wants to get caught.”

Dong Xuebing does not know a lot about hackers and cybercrimes. After listening to Wang Fu’s explanation, he said. “Tell me if I am wrong. If we can know which website or server the hacker is going to attack and you all made the preparations, you all will be able to trace him?”

Wang Fu nodded. “We should have more than a 70% chance of catching him.”

“How long do you need for the preparations?”

“The ones who need to prepare are Xiao Wang and I. Xiao Han will be in charge of dealing with the hacker, and he needs to prepare the software and the administrator’s passwords. Everything will take about 5 minutes.”

Suddenly, Dong Xuebing cheered up. Damn! It’s so easy? Why didn’t you all tell me earlier?!

Wang Fu was shocked. He suddenly noticed Chief Dong become relaxed. “Chief Dong, 5 minutes might not sound very long, but if the hacker attacked one of the department’s website and he will be gone by the time we are prepared.” 5 minutes is a huge difference. The hacker is hiding in the shadows, and they are in the open.

Dong Xuebing waved his hand. “Alright. Go back to work. Let me know immediately when the hacker appears!”

“But Chief Dong…” Wang Fu was afraid Chief Dong did not understand and wanted to explain further. But when he saw Dong Xuebing walked to a PC at the back of the room, he did not say anything. He just looked at his colleagues and smiled. He thought to himself. If it is so simple, they would have caught the hacker multiple times over the past month! The County Government and the various department websites will not be hacked so many times. It is almost impossible to predict which site the hacker will attack.

Dong Xuebing was playing minesweeper on the PC at the back. If he knew it was so easy, he would have volunteered to be the team leader a long time ago. This is not pushing the blame to him. Hu Yiguo was giving him credit! Huh? But what if the hacker decided not to hack into the websites today? But from the arrogant attitude of the hacker, his target should be Yan Tai County Government. He should continue to attack the sites today.

Dong Xuebing could only wait. Since the others could not see what he is doing, he spent the whole afternoon playing minesweeper and solitaire.

1 hour passed…

3 hours passed…

5 hours passed…

It was time to report off. But there are only slightly more than 10 hours before the deadline given by the County Government. Dong Xuebing and his team have to stay up all night. Dong Xuebing asked someone to help them buy dinner and all of them ate their dinner in front of the monitors. At night, they take turns to rest.

As time passes, Dong Xuebing was no longer calm. Why is the hacker not appearing? It is almost dawn!

At around 4 to 5 am, Dong Xuebing could not take it and fell asleep on a table.

After a while, someone shouted. “He is here! Our County’s Public Security Website! Xiao Wang! Xiao Han! Wake up!”

Dong Xuebing also woke up and saw the Cybersecurity officers running towards their PC.

Wang Fu was typing furiously while giving orders. “Xiao Han, engage him and stop him from running away. Xiao Wang, follow him and don’t let him notice you.”

The next moment, an internet police officer banged the table. “He got away! He is too fast!”

The other officer sighed. “I could not catch up with him.”

“Damn!” Wang Fu cursed.

Dong Xuebing looked at them and clenched his fist. “BACK 6 minutes!”

……

……

The scenes flashed in front of Dong Xuebing!

It was the fat Hu Yiguo standing in front of him. “Xiao Dong, you are still too young.”

Dong Xuebing was stunned and realized that he was dreaming. 6 minutes ago, he was still sleeping. He quickly opened his eyes, and Wang Fu was staring at his monitor. Xiao Wang and Xiao Han are sleeping at their tables and the two officers from the City Bureau are resting in their chairs.

“Wake up!” Dong Xuebing stood up and shouted.

Wang Fu was stunned. “What’s wrong?”

Xiao Wang, Xiao Han, and the rest woke up and wondered what happened.

Dong Xuebing pretended to press a few keys on his keyboard and gave out orders. “Go to our Public Security Website now! The hacker will be attacking anytime soon!”

Wang Fu was stunned. “How do you know?”

Dong Xuebing looked at him: “Follow my orders!”

“Yes!” Wang Fu and the rest dare not question Dong Xuebing anymore. They immediately returned to their PCs and start their preparations to track the hacker.

Dong Xuebing knows no one believes him. “There is only one chance. If the hacker got away because anyone among you did not make preparations, I would hold him responsible!”

Wang Fu and the rest dare not to stop. They wondered if Chief Dong was dreaming. How does he know the hacker is coming? But Dong Xuebing is the team leader, and they must follow his orders. They quickly made their preparations for the trap for the hacker. They set up loopholes, trojans, firewalls, etc.

After the preparations were completed, the team felt slightly relaxed.

1 second…

5 seconds…

8 seconds…

There were no changes in their monitors. Wang Fu thought to himself. How can anyone predict where the hacker will attack?

Dong Xuebing shouted. “Stay alert! He is here!”

Xiao Han does not believe and looked at Dong Xuebing. Suddenly, an alarm sounded. It was the warning alarm set by Wang Fu!

Everyone was shocked. The hacker is here?! Damn! The hacker is really here!

They had no time to wonder how Chief Dong knows where the hacker will attack. Wang Fu and the rest straightened their backs and started typing furiously. “Xiao Han, he still has not discovered us. Don’t engage him yet. Wait a while. Xiao Wang, get over here and don’t let him see you.” Wang Fu turned to the two officers from the City Bureau. “Hurry and trace his source. Ignore all the fake IP!”

Xiao Wang suddenly shouted: “The Administrator’s account is stolen!”

Wang Fu gritted: “Ignore it.”

“Some information is being changed!”

“Don’t care able all those. Don’t let him discover us!”

“Shit!” Xiao Wang exclaimed. “He might have discovered us and is now cleaning his tracks. We got no more time!”

Wang Fu shouts: “Don’t let him get away! Xiao Han! It’s your turn!”

The City Bureau Officer said: “Our side is going to be completed! Help me hold him back for a little while more!”

There was nothing Dong Xuebing could do. He looked at the officers trying their best to track the hacker nervously. There is only one chance. If he misses this chance to arrest the hacker, who knows how long he will have to wait!

5 seconds…

10 seconds…

20 seconds…

The Internet Police from the City Bureau suddenly banged his desk. “I got it! I got his address!”

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. “Can you confirm it is his real address?”

“I am sure! He is in your Yan Tai County!”

Dong Xuebing banged on his keyboard with joy. “Good job!”

Wang Fu had been focused on catching the hacker and did not think too much. But now, the hacker they had been searching for a month has been located so easily. Wang Fu and the rest were shocked.

Dong Xuebing said happily: “After we arrested that guy, I will get the credits you all deserve!”

Wang Fu and the rest turned and looked at Dong Xuebing. All of them knew that it was not their credit. It was Chief Dong who had caught the hacker. No one knows how Chief Dong got to see the hacker will be attacking the County’s Public Security Website. Could Chief Dong is also a hacker?!

Dong Xuebing laughed. “What is his exact address? We will go and catch him before he escapes!”

The officer from the City Bureau replied. “He is at Chun Shui Road, Estate 1, Block 2, unit 303.”

When the officer said the address, everyone from the County Bureau Public Security, including Dong Xuebing, was stunned!

Everyone in Yan Tai County knew the county government’s main building is located at Chun Shui Road, and the County’s Party Committee members’ family quarters are also there! Everyone staying in Block 2 is the leaders in the County Government!

The hacker is…… a Party Committee Member in the county or one of their immediate family members?

Chapter 176 – Giving out a favor!

Constant Temperature and Humidity Room became quiet.

The joy on Dong Xuebing, Wang Fu, and the rest face disappeared. Their expressions were like they have not cracked the case. Yes. If the hacker is someone else, Dong Xuebing will have gotten the credit of catching the hacker. But the hacker is someone related to the County Government Leader. From the way the hacker attacked the government websites, he should be very young. Most likely, the hacker is the child of one of the leaders. If this matter was exposed, Dong Xuebing would offend a lot of people!

Get the credit of catching the hacker?

No! Dong Xuebing cannot claim this credit!

Dong Xuebing was frustrated. He had finally got the chance to show his capability. Why did things turn out like this? But now, the internet police officers from the County knew the address of the hacker. He cannot cover it up. Damn! If he reports the hacker to the County’s Leaders, they will pursue this… No. Even if the higher-ups do not pursue this, the leaders in the county government will still know about this. Dong Xuebing’s future days in the County Bureau will be hell!

Wang Fu, Xiao Han, and the rest realized the severity of this matter. They had discovered something they were not supposed to find out.

Endless troubles… Wang Fu asked: “Chief Dong, this…” He needs to ask the team leader.

Dong Xuebing rubbed the center of his brows. Suddenly, he came up with an idea to kill two birds with a stone. Since everyone knows about this, then he will just return to the time when they are no aware. Over the past few days, Dong Xuebing had accumulated 23 BACKS and had only used 6 minutes earlier. He still has 17 minutes left.

Yes! This will solve the problem!

BACK 10 minutes!

……

Time returned!

Dong Xuebing felt dizzy, and random scenes appeared in from of him. He was still dreaming.

“He’s here! Our Public Security website! Xiao Wang! Xiao Han! Wake up!”

Dong Xuebing opened his eyes and looked at Wang Fu and the rest who were typing furiously on their keyboards. Time had returned!

“Xiao Han, engage him and stop him from running away. Xiao Wang, follow him and don’t let him notice you.”

“He got away! He is too fast!”

“I could not catch up with him.”

Dong Xuebing was relieved. The hacker was not caught yet. “It’s fine. Continue to watch your stations and repair the website first. I will go out for a while.” Dong Xuebing stretched after leaving the room. It was already bright, and he went to the toilet to wash his face before taking a taxi to Chun Shui Road.

County Government’s Party Committee members’ family quarters.

Dong Xuebing walked in, and the guards did not stop him.

Dong Xuebing remembered the address and went upstairs to knock on a unit.

The door opened, and it was a middle-aged woman. She was wearing high heels and a professional suit. She seems to be going to work. “Who are you looking for?”

Dong Xuebing smiled and showed his work pass to the woman.

The woman was stunned. “… You are Chief Dong? Are you looking for my husband? He had left for work. If you need to find him, you can go to his office.”

Dong Xuebing replied. “Actually, I am here for your son. Can I go first?”

“My son?” The woman’s face changed and quickly let Dong Xuebing enter. After closing the door, she asked. “What did Xiao Hua do?” She was afraid her son had got into fights or got into any trouble at school.

“Mum…” A young man in his late teens walked out of a room. “Who is it?”

The woman asked sternly: “This is Chief Dong from the County’s Public Security Bureau. Tell me! What did you do in school again?”

Xiao Hua heard it and panicked. “Mum, I… I did not cause any trouble.”

Dong Xuebing looked at that teenager and knew he got the hacker. He turned to the woman and smiled. “Aunty, are you aware that the County Government’s website was hacked, and the County Chief’s name is changed?”

The woman paused for a second and replied. “I know about this incident.” Everyone in the family quarters knows about this.

Dong Xuebing saw Xiao Hua’s face changed, and he continued. “I am handling this case. This morning, about 40 minutes ago, our County Public Security’s website is hacked, and we finally got some clues.”

The woman seems to understand something, and her face turned pale.

Dong Xuebing continued: “From the hacker’s IP address, I found an address… which is your apartment.”

The woman’s lips were trembling as she asked: “Is…… it my son?”

Xiao Hua immediately cried out: “Mum, it’s not me! Really!”

Dong Xuebing laughed. “If I do not have evidence, I will also not be sitting here. This is a serious case, and you should understand that the County Chief treated this case as a political criminal case, and we are tasked to handle it.”

The woman grabbed her son. “Are you the one? Tell me!”

Xiao Hua looked down and kept quiet.

The woman’s eyes turned red, and tears were about to flow down. She raised her hand and gave her son a slap. “Stupid! Why do I have a son like you!”

Xiao Hua was scared. “Mum, I am only doing this for fun and don’t mean any harm.”

The woman was furious. “I knew you will get into trouble sooner or later! It is all your father’s fault for spoiling you! Have you forgotten the lesson when you destroyed your school’s website? What did I tell you then?! Ah? You bastard!”

Dong Xuebing quickly moves forward to stop the woman. “Aunty, don’t be so agitated.”

How can the woman be not agitated? The Public Security already knows Xiao Hua is the hacker. Not only her son will be going to jail, but her husband’s career will also be implicated and destroyed! Their whole family will be finished! The woman turned and faced Dong Xuebing. “Chief Dong, have Chief Liang reported this incident to the County Government?” She needs to inform her husband immediately to prepare him from getting caught unaware by his rivals.

Dong Xuebing paused for a while and replied. “Chief Liang and the County leaders are still unaware of this. I am the one who cracked this case, and only I know about this.”

The woman asked. “What about the internet police officers who are in-charge of investigation?”

Dong Xuebing smiled. “I did not tell them because this incident is quite difficult to handle.”

The woman turned to her son. “Xiao Hua! Get back to your room now!”

Xiao Hua looked at Dong Xuebing and then his mum, before returning to his room. He still could not understand how Public Security tracked him. He was cautious!

Outside, the woman pulled Dong Xuebing into the master bedroom and closed the door, and started crying.

Dong Xuebing quickly comfort her. “Aunty, stop crying.”

The woman was still weeping. “Chief Dong, I only have this son. Sob… Xiao Hua is still young and playful. Can you don’t report him to the higher-ups? Our whole family will remember this favor.” Now, only Chief Dong knows about this, and the woman knew that if he does not report her son, no one will know about this. Since this newly posted Deputy Bureau Chief came to see her, that means there is still room for negotiation. Chief Dong should be after something from her.

Dong Xuebing frowned. “The higher-ups gave me a 2 days deadline to solve the case. In a few more hours, the time will be up. Since we know who is the hacker, how can I don’t report to the higher-ups? I have to be responsible for my police crest on my shoulders.”

The woman looked at Dong Xuebing with teary eyes. “Don’t worry. I will not let Xiao Hua touch any PCs again!”

Dong Xuebing: “This…”

The woman gritted her teeth and thought Dong Xuebing wanted money. She bent over and took out a jade necklace from a closet. The necklace is a high-quality jade necklace. Although it is small, it is worth over 100,000 RMB. “Take this necklace back for your wife or girlfriend.”

Dong Xuebing waved his hand. “Aunty, what are you doing?”

The woman pushes the necklace into Dong Xuebing’s hand. “Take it.”

“No. I cannot accept this.” Dong Xuebing was not there for the money. He will not accept this necklace, which will get him into trouble.

“Then… then…” The woman panicked and grabbed Dong Xuebing’s arms and kneel down in front of him. “I am begging you. Please let my son off.”

“Don’t… don’t do this.” Dong Xuebing helped the woman up. “Stop. Don’t do this.”

The woman’s tears were flowing down her face. “I am begging you. Please…”

“Have a seat first.” Dong Xuebing helped the woman to her bed and hesitated. “You are making things difficult for me. We have found the suspect, and I need to answer to the County Government and Bureau’s leaders later. What should I do?”

The woman grabbed Dong Xuebing’s hands. “Chief Dong, I know you can help me. Please help our family this time.”

Dong Xuebing sighed. “…fine. I… I will try my best.”

The woman was overjoyed. “Thank you!” She tried to put the jade necklace into Dong Xuebing’s pocket secretly.

Dong Xuebing pushed the necklace away. “Aunty, stop doing this.”

“But…”

In the end, Dong Xuebing did not accept any of her gifts when he left. He only reminded the woman to watch her son closely.

The woman did not expect Dong Xuebing to reject her gifts. She was very grateful to Dong Xuebing and knew her family owes him a big favor. She wiped her tears and called her husband to tell him what had happened.

On the way back to the Bureau, Dong Xuebing received a call from an unknown number.

Dong Xuebing answered. “Hello?”

There was a pause for about 2 seconds, and a man said. “Thank you.”

Dong Xuebing knew it must be Xiao Hua’s father.

Dong Xuebing had successfully given out a favor, stopped the hacker from attacking the government’s websites, and prevented himself from offending the leaders in the County Government!

Chapter 177 – Rewards according to contributions!

Morning.

County Public Security Bureau.

Everyone had arrived at work and were discussing the hacking of the County Government’s website and what punishment Chief Xiao Dong will get. Everyone had concluded that Chief Xiao Dong will get at least a warning. To escape responsibility, Hu Yiguo, the person-in-charge of the internet security department, did not even go to the Constant Temperature and Humidity Room, and only called up to check on the progress of the investigation.

Wang Fu knew everything was over. “Chief Liang, the hacker, had attacked out bureau’s website, and we failed to catch him.”

Liang Chengpeng gave him a stare. “He is too arrogant! This is challenging the government! What are you all doing? Didn’t you all set up the firewalls on all our websites?”

Wang Fu sighed. “The hacker is too skillful and is in the shadows. We are unable to stop him.”

Liang Chengpeng raised his voice. “Are you saying that the County should shut down all the government-related websites?”

Wang Fu does not know what to reply to him. The only solution now was to temporary shut down all the sites and request help from the higher-ups. The City and County Bureau does not have sufficient skills to handle this hacker.

Liang Chengpeng looked around the room and frowned. “Where is Chief Dong?”

“Chief Dong went out early this morning.”

“Where did he go?” Liang Chengpeng was furious. “What is more important than this case? As the team leader, he should be around to take charge of the situation.”

Wang Fu replied: “I don’t know.”

“Call him now! I want him back immediately!”

At this moment, Dong Xuebing, who had just finished breakfast, had arrived outside the Constant Temperature and Humidity Room and heard the commotion inside. He quickly entered the room and asked: “Chief Liang, are you looking for me?”

Liang Chengpeng stared at him. “There is no progress with the investigation, and you still have time to go out?”

You all are the ones who forced to me takeover this case! You think I want to head the investigations? Dong Xuebing was mad, but when he remembers that the case was solved, he calmed down and said something shocking. “Chief Liang, the case is solved.”

“What?!” Liang Chengpeng, Wang Fu, and the rest were stunned.

Dong Xuebing had prepared what to say before he returns to the bureau. “It’s like this. This morning, when the hacker attacked our bureau’s website, I managed to trace the hacker’s address. He is located out of our country, and he should not have any political motives. He just wanted to test his hacking skills and happened to pick our county.”

Liang Chengpeng was shocked. “You also know hacking techniques?”

“A little. The hacker made a mistake, and I made use of it to trace him. It’s all luck.” Dong Xuebing was telling the truth, but to the people there, he sounded modest. “You should also know that these hackers are not easy to catch, and they are located overseas. We do not know their exact address and our only solution is to stop them from attacking us. This morning, I managed to win, and I believe he will not attack our county again.” Liang Chengpeng had mentioned that they do not need to arrest the hacker and only need to stop him.

Liang Chengpeng asked: “How can you confirm this?” Not only him, Wang Fu and the rest do not believe Chief Dong had won the Hacker, whom they had been fighting over the past month.

When Dong Xuebing was about to speak, the PC alarm went off!

Wang Fu’s face changed. “That hacker is back!”

Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing. “This is what you mean by you had stopped him? He will not come back again?”

Xiao Han and the rest immediately got to work. “Where is the attack?”

“It is still our Public Security website!” Wang Fu sat down in front of his PC and wanted to trace the hacker, but he looked at the monitor and said. “Don’t need to trace him. He is gone. Huh? Our website’s reporting mailbox seems to have been altered. The hacker left a message.”

Liang Chengpeng frowned and went over.

There were a few words. ‘This is the last time I am hacking into your site. Your bureau has too many experts and I admit my loss!

Admit his loss? Chief Dong really stopped him?!

Wang Fu and Xiao Han looked at each other. Chief Dong is really so good?

This was arranged by Dong Xuebing. He had called Xiao Hua to do this, and this is the only way to get the credit without arresting anyone. This message is a must. If not, others will think this hacker had left because he lost interest in hacking the County’s website.

Liang Chengpeng asked: “Can you confirm it is left by that hacker?”

Wang Fu replied. “It is definitely that hacker. He used the same method, and speed is the same.”

Liang Chengpeng looked at the screen for a while, before banging the table with his fist. “Good! This is terrific!”

Liang Chengpeng did not expect what Zhen Anguo said had come true. This young and ordinary-looking Xiao Dong could really do wonders. He managed to solve this headache for him within hours. Could it be that Old Zhen knew Xiao Dong is good at hacking techniques and suggested using him? No. Liang Chengpeng did not tell Zhen Anguo about the case and he also did not ask. He just recommended Xiao Dong and said Xiao Dong can solve all sorts of troubles!

Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing and nodded. He had belittled this new Deputy Bureau Chief. Even though Zhen Anguo dislikes Xiao Dong, he still gave him such a high rating. This Chief Xiao Dong is really capable!

“Prepare a report on this case and give it to me tomorrow.” Liang Chengpeng said and left to report to the County’s leaders.

Dong Xuebing smiled and happily assigned the task of writing the report to Wang Fu. He also thanked the 2 City Bureau’s Internet Police for assisting in the investigation.

The internet police officers were embarrassed as they had not done anything to help solve this case.

Wang Fu said. “Chief Dong, if we know you are so skillful, you should be put in charge of this case a long time ago.” When Hu Yiguo set up this investigation team to shoulder the blame and Wang Fu, Xiao Han and the rest were disappointed with him. However, Chief Xiao Dong managed to solve the case, and they were grateful to him.

Before noon, news of Chief Dong stopping the hacker spread throughout the bureau.

At first, no one believed this, but the hacker never appears again for the rest of the day!

Hu Yiguo was shocked. He thought it was impossible to settle this case so soon. After all, the investigation had been ongoing for a month without progress. It should take at least a few more weeks or months before it can be solved. How did Dong Xuebing solve this case so fast? Is he really skilled in hacking techniques? How come his personnel file did not record this? Hu Yiguo knew Dong Xuebing will be getting the credit for solving this case and was jealous.

The next day.

Dong Xuebing was reading the papers in his office when his office phone rang.

It was Bureau Chief Liang Chengpeng. “Is the report ready? The County Leaders are waiting for the report.”

“Yes. I will send it to you.” Dong Xuebing brightens up. His name will appear in front of the County Leaders, and it will be good for his career. This was an opportunity not to be missed. He put down the papers and went to the Constant Temperature and Humidity Room. He still has not seen Wang Fu’s report and wanted to make some amendments to make himself more critical before submitting it. “Old Wang, where is the report? Let me take a look……”

Wang Fu was avoiding Dong Xuebing’s eyes. “…… The report…… is submitted.”

What? Dong Xuebing’s voice turns cold. “Didn’t I tell you to pass the report to me? I still have not read it and it is submitted? What is the meaning of this?” He is the team leader and Wang Fu is his deputy. How can the deputy team leader submit the report without telling him?

Wang Fu replied. “Chief Dong, I was about to call you regarding this. Chief Hu dropped by earlier and asked me to give him the report. He is the head of internet security and is my direct supervisor. I cannot……”

Dong Xuebing was stunned for a second. That bastard Hu Yiguo? What does he want with the report?

Wang Fu doesn’t dare to look at Dong Xuebing’s eyes. “Chief Hu is not happy with the report and asked me to amend it. I……”

Dong Xuebing’s face changed immediately. “Show me the amended report!”

Wang Fu brought Dong Xuebing to a PC and opened up a word document. Dong Xuebing read it – The summary of the case is as follows. Under the leadership of County Public Security Chief Liang Chengpeng and Political Commissar Liu Weiye, Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo’s special investigation team started to investigate into the case of the hacking of the County Government’s websites, and successfully stopped the hacker from hacking into the sites….”

Dong Xuebing was furious!

Dong Xuebing’s name was only mentioned once at the end of the report and did not specify how he solved the case. What the special investigation team leader did was not mentioned at all. From the report, it was Hu Yiguo who settled this case alone, and the case has nothing to do with anyone else!

Dong Xuebing immediately knew what Hu Yiguo was up to. This bastard was trying to snatch the credit!

Motherf**ker! Dong Xuebing hit the desk hard. He did not expect such a despicable person exist in the bureau. Deputy Chief Qin Yong was right. Hu Yiguo was someone will hide when there is trouble and will snatch other people’s credits. Damn! You pushed everything to me to escape responsibility and now I had solved the case, and you want to get credit? No way!

“Print out the original report!” Dong Xuebing shouted.

Wang Fu quickly printed out the first copy of the report, which stated the details of how Dong Xuebing solved the case for him.

Dong Xuebing went up to Liang Chengpeng’s office immediately with the report. In the office, Chief Liang was reading the report Hu Yiguo submitted. The overweight Hu Yiguo was also there and was happily discussing the report with Chief Liang. When he saw Dong Xuebing entering the office, he frowned and looked at him.

Dong Xuebing said. “Chief Liang, I am here to give you the report.”

Liang Chengpeng had just started reading the report in his hand. “Chief Hu had passed the report to me.”

Dong Xuebing replied. “Chief Liang, you had instructed the investigation team to write the report and pass it to you. But I don’t understand why as the team leader of the investigation team, I don’t have the authority to check the contents of the report. Am I not the one in-charge of this case? I don’t know where Chief Hu gets this report and I have not seen it. The investigation team only has one report.” Dong Xuebing placed his report on Liang Chengpeng’s desk. “Chief Hu is not involved in the investigation team, and he does not know anything about the investigations.”

Hu Yiguo got mad when he heard what Dong Xuebing said. “I am the head of internet security! I don’t know anything about this case?”

Dong Xuebing did not hold back and retort: “I am the leader of the investigation team, and I oversee this case! Chief Hu, you are the one who appointed me as the team leader, and I solved the case. Why am I not allowed to see the report? I did not even see the report and the report is submitted?”

Hu Yiguo replied with a dark face. “Do I need you to teach me what to do? Ah?”

Liang Chengpeng banged the table. “Stop arguing!” He picked up Hu Yiguo’s report and start reading it. The whole report is talking about Hu Yiguo’s credit, and Dong Xuebing was not mentioned at all. No wonder Dong Xuebing is so furious. Liang Chengpeng also dislikes Hu Yiguo’s actions. He was too irresponsible and was the first to push the responsibility to others. Now, the case is solved, and he wants to claim the credit? Have you considered Chief Dong’s feelings?

Liang Chengpeng looked at Hu Yiguo and threw his report on the desk. “Chief Hu, go back to work. Chief Dong is the one handling this case, and I will speak to him about the report.”

Hu Yiguo was stunned. “Chief Liang……”

Liang Chengpeng waved him off impatiently and picked up Dong Xuebing’s report. He read it and nodded. “I will submit this report to the County leaders in the afternoon.”

Dong Xuebing was overjoyed.

Hu Yiguo realized that he had misinterpreted the leader words. When he suggested setting up an investigation team and let Dong Xuebing be the leader, Liang Chengpeng agreed. Under normal circumstances, other leaders will never accept this, and Hu Yiguo was only trying his luck. But Chief Liang agreed and this let Hu Yiguo thought the leader wanted Dong Xuebing to be the scapegoat. This is the reason why he dares to snatch Dong Xuebing’s credit openly. Hu Yiguo would never know that Liang Chengpeng had agreed to let Dong Xuebing head the team was because of what Zhen Anguo said.

Hu Yiguo was furious as he walked out of Chief Liang’s office.

Dong Xuebing looked at Hu Yiguo’s back view as he left the room. He was almost framed by Hu Yiguo, and this incident will not affect him despite getting reprimanded by Chief Liang. In fact, Dong Xuebing stopping the hacker had helped him from getting the blame for failing to solve the case, but he turned around and tried to snatch the credit from Dong Xuebing.

“Chief Dong.” Liang Chengpeng smiled. “I approved you to lead the investigation team is because I believe you can solve this case. I heard about your achievements in the State Security. Hahaha.” Liang Chengpeng does not want Dong Xuebing to bear any grudges against him and made up an excuse.

Dong Xuebing replied: “Thank you for your trust in me.”

“You had done well this time. You are young and promising.” Liang Chengpeng smiled and looked at him. “Oh, your duties are still not assigned?”

Dong Xuebing thought to himself. You are asking the obvious. “Yes.”

Liang Chengpeng nodded. “Alright. I know what to do. Go back and wait for news.” Chief Xiao Dong had nothing to do with cybercrimes and managed to solve the case. He had helped Liang Chengpeng relieved the pressure imposed by the higher-ups, and he got to reward Dong Xuebing.

In the afternoon, Liang Chengpeng called for a Bureau Party Committee meeting.

Dong Xuebing knew his duties will finally be assigned. He wonders which police station or departments he will be taking over.

In the meeting room, Hu Yiguo saw Dong Xuebing and looked away after a glance. He was a proud man, and a young man in his twenties had talked back at him. He will not swallow this humiliation and is looking for the opportunity to teach Dong Xuebing a lesson. If not, he will not establish his authority in the bureau.

Dong Xuebing was not afraid of Hu Yiguo. He had stood up and argued with the leaders several times. Furthermore, he did not do anything wrong in this incident. It was Hu Yiguo who tried to make use of him and snatch the credit. Dong Xuebing despised these people the most and wanted to get back at him!

Political Commissar Liu Weiye, Executive Deputy Chief Hu Yiguo, Deputy Chief Gong Zhongwen, Deputy Chief Zhao Jingsong, Deputy Chief Sun Changhong, Deputy Chief Qin Yong, Deputy Political Commissar cum Political Office Director Yang Hao, Union Chief Li Jun, Commission for Discipline Inspection’s Secretary Sheng Chengdong, City Police Station Chief Chang Wantao and Deputy Chief Dong Xuebing attended this meeting. Office director Hu Silian will be recording the meeting minutes.

The meeting starts.

Liang Chengpeng conveyed the County’s message about the solving of the hacking case and praised Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled and humbly accepted it. This will be recorded in his personal files and will be helpful for his promotion.

After saying this, Liang Chengpeng continued. “I had discussed with Political Commissar Liu on Chief Dong’s work arrangement……”

Human resources and work arrangements are sensitive topics. Everyone became nervous as all the stations and departments had been assigned. If Chief Dong were to take charge of any police stations or department, that means someone in this meeting will have to give up part of their authority. Among all the deputy chiefs, Qin Yong is last in terms of seniority, and he felt part of his portfolio will be given to Dong Xuebing.

But what Chief Liang said surprises everyone. “Political Commissar Liu and I suggest Chief Dong take over the role of managing Hui Tian Village Police Station. What do you all think?”

Hui Tian Village Police Station? That’s Executive Deputy Chief Hu Yiguo’s station! Everyone was shocked as Hui Tian Village is the wealthiest village in the county. There is a gold mind and all explosive applications had to go through the Hui Tian Village Station! That’s the best station in the county, and places like these are generally under the jurisdiction of important leaders in the bureau. It is unheard of for the lowest ranking Deputy to oversee it!

Suddenly, everyone looked at Hu Yiguo!

This was 180 degrees change of attitude towards Chief Dong!

Hui Tian Village is the most critical station under Hu Yiguo, and the latter did not expect Chief Liang to assign it to Dong Xuebing. His face turned green and was furious. “I heard Chief Dong’s hometown is Hui Tian Village? To prevent conflict of interest, I do not agree with Chief Dong to takeover Hui Tian station.”

Qin Yong laughed in his heart and said: “I think Chief Hu’s understanding of conflict of interest is wrong. Chief Hu is also from Yan Tai County, does this mean that you are not suitable to be the Executive Deputy Chief?” He looked at the members of the committee. Many of the members are born and raised in Yan Tai County. What Hu Yiguo said will include most of the people there!

Hu Yiguo panicked and knew he said the wrong things! It’s only Dong Xuebing’s hometown, and Dong Xuebing does not have any relatives working in the Village government or police station. It is not considered a conflict of interest!

Liang Chengpeng gave Hu Yiguo a stare and waved his hand. “That settles it! Dismiss!”

The government service is a scary place. You would pay a heavy price if you misunderstood what your leader wants.

Dong Xuebing almost jumped up in joy. Hui Tian Village is the place he wanted the most, and he snatched it from Hu Yiguo! He was overjoyed as he saw Hu Yiguo walked out with a black face. Dong Xuebing finally felt better!

Deputy Chief Zhao Jingsong might be someone close to Hu Yiguo. He did not look at Dong Xuebing and walked out of the room with Hu Yiguo.

Out of the meeting room, Deputy Chief Qin Yong was the first person to walk to Dong Xuebing. He laughed and said: “Chief Dong, congratulations. Are you free this evening? Want to have dinner together?” He was on bad terms with Hu Yiguo and was overjoyed over what happened.

Deputy Chief Gong Zhongwen, Deputy Chief Sun Changhong, and the rest walked over to congratulate Dong Xuebing. All of them no longer look down on this 23-year-old deputy chief! He might be young but have lots of guts when it comes to office politics. Look, other officials will show their authority to their subordinates when they were newly posted. But Chief Xiao Dong showed his power to his superiors!

Before the day ends, the whole bureau knows Dong Xuebing will be taking over Hui Tian Village Station.

All the police officers were shocked. Damn! Dong Xuebing is establishing his authority too fast!

Chapter 178 – Smashing the Antique shop!

That evening, Deputy Bureau Chief Qin Yong treated Dong Xuebing to a dinner in a private room of Huiyang Restaurant.

Dong Xuebing does not know about Qin Yong’s background and only know he is transferred from the Provincial Public Security. He is currently in charge of the Patrolling teams and the Traffic teams. These are important departments, and his position among the deputies is among the top. He looks like he is a hardworking government official who wants to prove himself. He is more eager to achieve results than Dong Xuebing. Overall, the impression he gave to Dong Xuebing is quite good and they have lots of common topics due to their small age gap.

“Brother Dong, this dinner is to celebrate your success in solving the case. How can we not drink on occasion?”

“Ah… I can’t hold my liquor well.” Dong Xuebing was telling the truth.

“Then, we shall only drink a bottle of Beijing alcohol. You are from Beijing and should like this. The alcohol content is not high too.”

After all the food was served, the waiter poured the alcohol for them. Dong Xuebing felt giddy when he saw the full glass of Baijiu. He raised the glass for a toast. “Chief Qin, I know you can drink, and I will not lie to you. At most, I can only finish this glass before I get drunk. State Security has strict regulations forbidding us to drink and I have not drunk since I entered the government service.”

Qin Yong did not mind and said. “Actually, I also can’t drink much. Let’s just drink casually.”

After taking a sip, Qin Yong laughed. “I heard you are not married yet.”

Dong Xuebing replied. “Yes. I still have not met someone suitable.”

“Hahaha, our Yan Tai County is famous for beautiful women, and we have lots of pretty officers in our bureau. Brother Dong, you should look around or how about I ask my wife to introduce someone to you?”

“No need. Being single is also quite good.”

“You are right. Hahaha, marriage is the tomb of love.”

It’s not that Dong Xuebing does not want to get married. He wants to get married and have a child to please his mum. But his relationships with Xie Huilan and Qu Yunxuan were a mess. Dong Xuebing intends to get married to Qu Yunxuan, but she keeps avoiding this subject. He also wants to be with Xie Huilan. But Xie Huilan’s family will not agree. That’s why Dong Xuebing’s love life is in a total mess now. Also, after mixing around with beauties like Xie Huilan and Qu Yunxuan, he is not interested in average looking women. No many women would dare to claim they are pretty when compared to Sister Xie and Aunt Xuan!

“Here, Chief Dong, let’s have a toast.”

After entering the grassroots level, Dong Xuebing was prepared to be forced to drink. He knew this is common in these areas, and after half a glass, he feels tipsy. He finished the remaining Baijiu in his glass and rubbed his temples.

Qin Yong saw this and knew Dong Xuebing was not lying when he said he can’t drink. He stopped asking Dong Xuebing to drink and start to chat about their work.

Dong Xuebing is tipsy, but his mind is clear and listened attentively.

It was unclear if Qin Yong was slightly drunk or did it on purpose. He starts telling Dong Xuebing about the relationships between the bureau leaders and their characters. For example, Hu Yiguo is desperate for power, and Deputy Zhao Jingsong, who is close to Hu Yiguo, is particularly pervy and is interested in Office Director Hu Simin. Deputy Gong Zhongwei, who is close to Chief Liang, is someone that keeps a low profile and is not interested in moving up the ranks. He only wants to remain in his current position until he retires. Of course, Dong Xuebing did not really believe what Qin Yong said. He got to see with his own eyes for him to believe.

After leaving the restaurant, Qin Yong starts to dig information from Dong Xuebing jokingly. He jokingly asked what sort of connections Dong Xuebing has for him to be the Deputy Bureau Chief at his age. Dong Xuebing immediately sober up and insist he does not have any backings. To be honest, Dong Xuebing really does not have any background and he got his position is because of Xie Huilan. It is Xie Huilan who has lots of connections.

Qin Yong saw he could not get any info out from Dong Xuebing and changed the subject.

It was close to 7 pm when they return to their quarters.

Dong Xuebing immediately collapsed on his bed once he entered as his head was spinning.

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone rang, and he answered without looking at the caller display. “Hello?”

It was Qu Yunxuan. “You are drunk?”

Dong Xuebing was surprised. “Huh? How do you know? I only said one word.”

Qu Yunxuan giggled. “I know you better than you know yourself. I can tell from your voice when you are about to fall asleep, or you just wake up. I know how you sound like after you drink. You went out earlier? Don’t drink too much. It is not good for your health.”

Dong Xuebing replied: “Ok……, did you call because you miss me?”

“Hmph! Stop talking nonsense. You want me to beat you?”

“If you don’t miss me, why are you calling? Just admit it.”

“Go to hell. I have something to tell you.” Qu Yunxuan said. “The Auction Company is almost ready. I managed to contact two experts through a friend, hired the staff, and confirmed the office location. The only problem we have now is the first batch of auction items. Although many people had contacted me and wish to auction their items, their antiques are not impressive and valuable. There is nothing that will pull in the crowd.”

“Just look around or buy some.”

“I want our first auction to be impressive and build up our reputation. But the company does not have money left after paying the office and hotel ballroom rental and advertisements.”

Dong Xuebing thought for a while and asked. “What sort of antiques do you need?”

“This is a small auction, and an antique that is worth a few hundred thousand to 1 million RMB is enough.:

Dong Xuebing got up from the bed and rubbed the center of his brows. “Ok… Let me think of a solution.”

“You are going treasure picking again? But your county does not have many antiques.”

“Let me look around first. Wait for my call.”

Other than his career, Dong Xuebing is most concern about this company now. He had invested all his savings, and if the first auction fails, it will be hard for the company to make a comeback. The first auction must not fail as this concerns his future happiness.

After washing his face, Dong Xuebing sober up and went out to look for an antique shop.

Yan Tai County is not as prosperous as Beijing, and there are only a few antique shops around. It was already 7 plus in the evenings and most of the shops were closed. Dong Xuebing went to the town center and asked several people if there were any antique shops around. In the end, he could not find one. Just as he was walking along the streets, he saw two people riding bicycles pass him. It was Hu Silian.

“Eh, Chief Dong?” Hu Silian stopped her bike and said. “What a coincident.”

Dong Xuebing had met the man beside Hu Silian in the family quarters. “Director Hu is going shopping with your husband?”

Hu Silian was not in her uniform today and was wearing a bright colored dress. “Haha, no. My husband’s unit has an event today, and we went dancing at the ballroom opposite the plaza there. Chief Dong, you are going shopping?” Hu Silian’s husband also alighted from his bike. He had heard from his wife about what happened in the bureau today and is very polite to Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled. “I am looking for antique shops, but I can’t find one.”

Hu Silian smiled and asked. “Chief Dong, you are an antique collector? Let me go with you. I remember there is an antique shop nearby. It should still be open now.” Hu Silian turns to her husband and extends her hand. “Give me my bag and go back first.” Her husband quickly passes her the handbag and bid goodbye to Dong Xuebing. He seems to be very obedient to Hu Silian.

Dong Xuebing noticed this and thought to himself. Women in the government sector are different. If their husbands are of a lower rank than them, their status at home will be lower. Hu Silian and her husband reminded him of his relationship with Xie Huilan. When he is with Xie Huilan, her attitude is also overbearing.

“Brother Hu.” Hu Silian’s husband’s surname is also Hu. Dong Xuebing said. “If you got nothing on later, let go together. I feel bad to disrupt your date.” Dong Xuebing had sober up from the alcohol and knew that if he was seen walking along the streets with Hu Silian alone, there would be rumors. He is still new in the bureau and must avoid these rumors.

Hu Silian knew Dong Xuebing’s concerns and nodded to her husband. The 3 of them slowly walk towards the antique shop.

Although Dong Xuebing is not overbearing like Xie Huilan and other leaders, he is outstanding in his own way. He treats others with respect and addresses Hu Silian’s husband as “Brother Hu.” Hu Silian also feels good when he sees Chief Xiao Dong treating her husband with respect.

Bao Xuan Ge. This is an antique shop that specializes in porcelain and paintings.

After they entered the shop, Dong Xuebing noticed the porcelain items on display on a shelf. He does not know about paintings and calligraphy, and his target today is porcelain. He had made a profit from breaking the porcelain and inspecting the broken sections for authenticity the last time he was with Xie Huilan. Now, he still has 7 BACKS and he might get lucky. Dong Xuebing does not have high hopes as expensive authentic porcelains are seldom found in small shops and there are not many porcelain items around.

“Chief Dong, are you looking for painting or porcelain?” Hu Silian asked.

“I prefer porcelain.”

“Haha, me too. I love the antique collection programs on TV, and Blue and White porcelains from the Yuen dynasty are my favorite.”

“That’s right. I also like Blue and White porcelains.” Who does not like something that is worth over a hundred million?

Hu Silian is very observant, and she saw Dong Xuebing looking at the porcelain vases, she kept quiet and walk aside with her husband. They do not want to disturb him.

The owner of the shop walks over. “Are you all looking for anything?”

Dong Xuebing points to that shelf. “How much are these vases?”

“Oh, this container is made from a commoner’s furnace and is selling for 5,000 RMB. This small bowl is from the official furnace and it cost 30,000 RMB. That vase is also 30,000 RMB…” Dong Xuebing needs to know about the prices first. It will be useless if he can find an authentic porcelain item, and the owner is selling it for a few hundred million. Luckily, all the porcelain items there were not expensive. The owner must also know that his products were all inferior items.

After the introductions, Dong Xuebing start to examine the porcelain items.

About 10 minutes later, Dong Xuebing picked 3 items that he felt were authentic. Alright. Let’s start.

Crash! Dong Xuebing raised his hand and smashed a Dragon Spring porcelain piece on the floor. He quickly bends over and picks up a broken fragment.

The shop owner roared: “What are you going?!”

Hu Silian and her husband were shocked. “Chief Dong, what are you……”

Dong Xuebing ignored them and examined the fragments. From the broken sections, this piece does not look authentic. He immediately picked up another porcelain item and smashed it on the concrete floor, before picking up a broken part to study. The owner rushed forward and raise his fist to hit him. Hu Silian remembered Dong Xuebing had drunk before coming here and might be drunk. As a subordinate, she cannot see her leader getting beaten up in front of her. She pushed her husband and he ran over to stop the owner.

Dong Xuebing shook his head after he examined the broken fragment and smashed the third porcelain item.

The third porcelain item is also not an authentic antique.

After a while, Dong Xuebing mumbled. “BACK 1 minute!”

……

It was all quiet in the antique shop. Hu Silian and her husband were discussing a porcelain bowl, and the owner is explaining about a Blue and White Porcelain vase to Dong Xuebing.

Dong Xuebing pretends to listen to him and picks 3 items off the shelf.

Crash! Dong Xuebing threw one item on the floor and repeated what he did earlier.

This does not look authentic!

This is not real too!

This is another fake!

……

Within half an hour, Dong Xuebing used 6 minutes of BACK. He only has 1 minute left!

Hu Silian had decided to buy a Porcelain bowl. It is not expensive and cost about 1,000 RMB. “Chief Dong, which item are you buying?”

Dong Xuebing smiled. “I still have not found anything I like.”

Hu Silian points to a 5-colored cup. “I think this is a good piece.”

Dong Xuebing had smashed this cup earlier, and from the broken fragments, it does not look authentic. Sigh… 6 minutes of BACK wasted without a single gain. It seems like the quality of the antiques in this shop is poor. Should I use the final one minute here?

Dong Xuebing listlessly picks up a Guanyin statue while thinking.

Hu Silian saw Dong Xuebing looking at the Guanyin without saying a word and thought he wants this statue. “You want to bring this Guanyin statue back?”

Hu Silian’s husband looked at the statue and reminded him. “This is not an antique. It is a modern art piece.”

Hu Silian stared at her husband. “Chief Dong can tell this is not an antique. You don’t have to remind him!”

Her husband keeps quiet after that.

Dong Xuebing also knew that this type of Guanyin statue can be found in every mall, and it is worth less than 200 RMB. He picks up that statue because he is deep in thoughts. Sigh… never mind. Even if I smash a few more pieces, I will not find any authentic antiques. I should not waste my BACK anymore. After making his decision, Dong Xuebing placed the statue back on the shelf. “Let’s go…”

When Dong Xuebing is turning, his arm accidentally brushed against the Guanyin statue’s base!

Dong Xuebing was still a bit tipsy after drinking, and his reaction was slow. Before he could react, the statue fell off the shelf!

Hu Silian gasped and quickly reach out to catch the statue.

However, it was too late. Crash! The porcelain Guanyin statue was smashed!

“You…” The owner stares at Dong Xuebing.

Dong Xuebing cursed his luck under his breath and took out his wallet to pay for the statue. Suddenly, from the corner of his eyes, he saw the broken pieces of the statue, and was stunned. He blinked and thought the alcohol had caused illusions. But when he noticed Hu Silian and her husband also standing there in shock looking at the broken pieces, Dong Xuebing knew his eyes were not playing tricks. He pushed the owner aside and squat down to examine the porcelain pieces! Damn! What’s happen?

The owner also noticed it and froze. “This is…”

Dong Xuebing did not think much and used the final BACK!

……

The scenes before his eyes flashed!

“You want to bring this Guanyin statue back?” Hu Silian smiles and asked.

Hu Silian’s husband: “This is not an antique. It is a modern art piece.”

Hu Silian stared at her husband. “Chief Dong can tell this is not an antique. You don’t have to remind him!”

This is one minute before!!!

Dong Xuebing’s body shook and quickly grabbed the Guanyin statue tightly. He suppressed his excitement and asked the owner. “How much is this Guanyin selling?”

The shop owner looked at Dong Xuebing. This small statue is placed here by his friend, and the owner knows it is not worth a lot. But he did not reject his friend and let him put this statue here for sales. Over the past few months, no one had even asked about this statue. “If you want, I will sell it to you for 500 RMB.”

Dong Xuebing immediately took out 500 RMB from his wallet without hesitation.

The shop owner was surprised as he did not expect Dong Xuebing to pay him straight away. He thought to himself, this person must be crazy. Similar statues are sold for 100 RMB in the malls!

Hu Silian was also stunned and stopped her husband, who was about to stop Dong Xuebing. She grabbed her husband’s arm and shook her head slightly. They had reminded Chief Dong earlier and since he still wants to buy it, they should not stop him.

Dong Xuebing also knows what they were thinking.

……

Back at the Public Security Quarters, Dong Xuebing locked the door and smiles.

He placed the Guanyin statue on the table carefully and took out a screwdriver from a drawer, before rolling up his sleeves. He held the statue up in one hand and used the screwdriver to stab the base. Crack! Dong Xuebing managed to break a hole in the bottom and there were pieces of paper crumbled inside the hollow statue. He carefully took out the papers from the statue and placed it on the table.

Dong Xuebing opened up the crumpled paper, and there was a jade hair stick inside!

It’s Hetian, Jade!

Hetian Fine White Jade!

Dong Xuebing laughed. He does not know who sealed this piece of jade hair stick in the Guanyin statue, but with this jade ornament, his company’s first Auction will have a star item!

Dong Xuebing immediately calls Aunt Xuan. “I got the item.”

Aunt Xuan was confused. “What item are you talking about?”

“Our first auction’s main auction item. A piece of jade hair stick.”

Qu Yunxuan paused for a few seconds and asked. “What type of jade is it, and which era is it from?”

Dong Xuebing replied confidently. “I am sure the jade is Hetian’s most famous white jade. As for the era, it should be at least over a hundred years. I am not very sure. You got to let the experts validate it. This price of this piece should fetch a few hundred to 1 million RMB.”

“…Xiao Bing, you… I really salute you.”

“What do you mean?”

“What do I mean? How long has it been since I called you earlier, and you picked a treasure? Even robbing banks will not get as much money as you!”

“Hahaha, this is nothing… I am just lucky. Errr… How do I pass this item to you?”

“My friend had sent to your province to fetch an antique expert this morning and should be on her way back. How about I ask her to drop by Yan Tai County to meet you?”

“Is she trusted? This Jade hair stick is valuable.”

“It’s Xiao Tao. She had worked with me at the newspaper agency for quite long, and she resigned to come and help me. She can be trusted.”

“Ok. Give me her number. I will call her.”

At about 9 pm, Xiao Tao arrived at a teahouse near to Dong Xuebing’s place.

Dong Xuebing passed the nicely wrapped jade hair stick to her and smiled. “Ask Yunxuan to call me before the auction. If I have the time, I would want to attend.”

With this White Jade Hair Stick, the auction will attract lots of people to attend!

Chapter 179 – Arranging transfer for Mum!

The next morning.

Dong Xuebing entered the County Bureau with a headache. He is suffering from a bad hangover after last night’s drinking, and the first thing he did after reaching his office was to drink a few mouthfuls of tea. He thought about what he should do on the first day after he was assigned duties. After finishing his tea, Dong Xuebing decided to visit Hui Tian Police Station for inspection.

Dong Xuebing picked up his phone and called the Bureau Office. “Hello, I’m Dong Xuebing.”

Hu Silian answered. “Chief Dong, you have any orders?”

“How many vehicles are there in the bureau?”

“Oh, other than the investigation team and traffic police, there are 4 police cars reserved for the leaders. There are also 2 civilian vehicles.” Yan Tai County Public Security Bureau does not assign vehicles to each leader. 3 police vehicles were reserved for the Bureau Chief, Political Commissar and Executive Deputy Chief, and no one can use them. The remaining police vehicle and two civilian cars had to be shared among other leaders or for emergencies. It might seem that there is a shortage of vehicles in the bureau, but it’s not. Qin Yong oversees the traffic department and the department will reserve a car for him. Political Commissar can also use his department’s vehicle and it is the same for the Union Chief. Only Dong Xuebing and a few other leaders do not have this benefit.

Dong Xuebing said. “Help me prepare a car. I need to go to Hui Tian Village.”

Hu Silian replied. “Ok. The 2 civilian cars are still around. One is a Buick MPV, and another is a Passat. Which would you prefer?”

“Buick MPV will do.” This is Dong Xuebing’s first time going to the village for an inspection, and a 7-seater MPV will give him an imposing manner.

“Shall I arrange a driver for you?”

Dong Xuebing knew that his rank will not be assigned with a driver. Other than Hui Tian Police Station, he is not in charge of any other departments. Hu Silian should be getting someone from the patrolling team or her office to be his driver. Dong Xuebing replied. “No need. I will drive myself. Thanks. Sorry to trouble you.”

After a while, Hu Silian send the car keys to Dong Xuebing’s office personally and accompanied him to the carpark. Dong Xuebing felt the bureau’s officers had a change of attitude towards him.

The vehicle is Buick GL8, 2.4 liters. The bureau should have bought this car recently.

Dong Xuebing sat in the driver’s seat. Hmmm… it’s spacious and comfortable. After graduating from High School, Dong Xuebing took his driver’s license and have not driven any vehicle after that. He spent 5 minutes familiarizing with the controls and slowly drive out of the bureau.

This is the first time Dong Xuebing is driving on the roads, and he loves this feeling. Driving the bureau’s car is different from driving the vehicle he bought himself. Anyone can buy a car as long as he got the money. But the Public Security vehicles are different. This is a symbol of his status. No amount of money can let someone drive this vehicle.

Hui Tian Village Police Station.

Dong Xuebing parked the car in front of the station’s 3 stories building. Station Chief Liu Dahai received the news and quickly came out of the station with Deputy Station Chief Chen Fa and Instructor Li Sanmiao. If Dong Xuebing is not in charge of this station, they will not need to welcome him in this manner. But now, Dong Xuebing is their direct supervisor, and this is a must. The whole county’s public security knew what happened between Dong Xuebing and Executive Deputy Chief Hu Yiguo. The incident shows how capable and daring Dong Xuebing is. Liu Dahai and the rest were afraid Dong Xuebing will establish his authority by stepping all over them.

Liu Dahai was grumbling in his heart. Why didn’t Chief Dong did not notify them in advance before coming? He can be better prepared for his visit.

Dong Xuebing saw all the officers in the station came out to receive him and shook his head. “I don’t like these ceremonies. The leaders remain behind, and the rest go back to work.” Dong Xuebing said this, but he was overjoyed in his heart.

Liu Dahai hesitated for a few seconds and wave the officers back to work.

“I represent the whole station to welcome Chief Dong dropping by for an inspection.” Liu Dahai extended two hands to shake Dong Xuebing’s hand. He was bent slightly forward, behaving like a subordinate, despite everyone there were much older than Dong Xuebing.

Instructor Li Sanmiao smiled and shook hands with Dong Xuebing politely, followed by Deputy Station Chief Chen Fa.

The regulations in the County states that a police station with under 10 officers will not have deputy station chief. Stations with officers ranging from 11 to 20 will have 1 deputy station chief. Therefore, Hui Tian Village station only has one deputy station chief. These 3 men are the station’s top leaders.

Dong Xuebing was here to familiarize himself with the ground and asked Liu Dahai to bring him around the offices of the station. He also rejected Liu Dahai to organize a meeting with all the station’s officers. Dong Xuebing is in charge of Hui Tian Village Station, but in the station, Liu Dahai is the station chief. Dong Xuebing felt he should not interfere with the station’s operation, and setting the general direction for them is sufficient.

Noon. Liu Dahai and the rest hosted lunch for Dong Xuebing.

Dong Xuebing did not reject the lunch as it would be rude to leave without having a meal with the station leaders. After eating, Dong Xuebing went and drove around the village to familiarize himself with the roads there.

At around 4 pm, Dong Xuebing finishes his work and have a good understanding of the area.

Go back to County town? Since I am here, I should pay my mum a visit first!

Hui Tian Village Middle School.

The school gates were rusty, and the school building is built on a patch of yellowish-brown ground. When the wind blows, clouds of dust covered the school building. The basketball hoop and board in the court were broken, and the parallel bars were placed in a corner. The school’s environment is impoverished and even the worst school in Beijing has better conditions. Dong Xuebing sighed as he looked at the school. This is the grassroots level and his mother had been working here for several years. It must be tough for her. Dong Xuebing thought that he should help his mother get a transfer to a middle school in the county town.

Dong Xuebing drove the Buick MPV into the school compound without anyone stopping him. The guard at the guardhouse did not even look at him.

Dong Xuebing parked the car and walked into the school building. He asked a teacher where is the second-grade language teachers’ office.

In an office on the second floor, Luan Xiaoping and her language team leader Zhou Mei was talking.

Zhou Mei is a middle-aged woman in her 40s, and despite her age, she is still gorgeous. She is smiling as she pushes a few packets of dried mushrooms and tree fungus into Luan Xiaoping’s hands. “Teacher Luan, don’t stand on ceremony. My husband had brought this from his hometown, and we can’t finish it. Just take it.”

Luan Xiaoping tried to reject her. “This is too much. How about I… I just take half of these?”

Zhou Mei laughed. “Just take it. Bring back everything.”

The other language teachers saw their team leader treating Luan Xiaoping so politely but were not surprised. Her son had become Yan Tai County’s Public Security Deputy Bureau Chief and her status in the school had changed. Even the head of department and school leaders treated Luan Xiaoping respectfully.

Luan Xiaoping knew everyone treated her politely because of her son, and she was proud of it.

Suddenly, the office door opens, and Dong Xuebing entered.

Luan Xiaoping was surprised. “Xiao Bing? Why are you here?”

Zhou Mei looked at Dong Xuebing and quickly walk over to offer a handshake. “You are Chief Dong? Nice to meet you.”

Luan Xiaoping introduces Zhou Mei. “This is our team leader Zhou Mei. You should address her as Aunt Zhou.” After saying this, Luan Xiaoping felt this is not right.

Zhou Mei quickly waves her hand. “No… just call me Old Zhou will do.”

Dong Xuebing smiled and shook her hand. “Aunt Zhou. Thank you for taking care of my mother for so many years.”

Zhou Mei felt pleased when she heard Dong Xuebing addressing her as Aunt Zhou. “It’s my duty.” After chatting awhile, Zhou Mei said to Luan Xiaoping. “Teacher Luan, you don’t have classes later, you should go back with your son.” She could tell Dong Xuebing was here to fetch his mother.

Luan Xiaoping replied. “Director Yu will be holding a teachers’ meeting later. I…”

Zhou Mei said. “It’s fine. Just go back. I will help you take time off.”

Out of the office, Dong Xuebing asked his mother, who Director Yu was.

Luan Xiaoping answered. “He is Yan Tai County’s Ministry of Education Director Yu Zhengzhi. There is a fight in our school two days ago, and 4 to 5 students were injured. Some parents had a complaint to the county’s Ministry of Education and Director Yu is here to investigate this incident. You did not see them when you come?”

Dong Xuebing nodded. “I saw a few cars parked outside but did not see anyone. Uhmmm, how is Yu Zhengzhi’s character?”

Luan Xiaoping paused for a second. “Why are you asking this?”

“Mum, the conditions here are too poor and there is dust everywhere. It is bad for your health. If you agree, I will speak to the County’s Ministry of Education to help you get a transfer to a school in the county town.” If Dong Xuebing is the Deputy Bureau Chief of the Ministry of Culture, no one will bother with him. But Public Security is different. Even if Dong Xuebing did not ask directly, the County’s Ministry of Education would take care of his mother.

“Transfer to the County town?” Luan Xiaoping was moved. All the teachers in the village want a transfer to the county town. Not only they will get a higher salary, but the working environment is also much better than the village schools. Furthermore, her son is working in the County town and she can be closer to him. “Xiao Bing, will it be troublesome?”

Dong Xuebing replied: “No worries. They should not mind doing me a favor.”

Luan Xiaoping patted her son’s hand. “I will listen to you.”

“Oh, you still have not told me about Yu Zhengzhi.” Since the County’s Ministry of Education Director is around, Dong Xuebing decided to speak to him directly.

The mother and son walked towards the field, and Luan Xiaoping looked around her. She said softly. “Director Yu’s reputation is terrible. He… he… often ‘bullies’ the female teachers in the schools under his care.” Luan Xiaoping paused for a second and sighed. “The team leader Zhou Mei you met earlier had been raped by him. I heard about this from someone else. Director Yu had dropped by our village for dinner and asked Zhou Mei to accompany him. During the dinner, Zhou Mei got drunk and Director Yu brought her back and… Anyway, everyone here knows this Director Yu is a bad person.”

Dong Xuebing frowned. “This really happens?”

Luan Xiaoping asked. “I also heard about this from others and is not sure if this is true. But Teacher Zhou took two days off after that day, and she was promoted to team leader, and her salary was increased after she returns. Xiao Bing, will your Public Security investigate this incident, or this is under the Commission for Discipline Inspection?”

Dong Xuebing replied. “If a report is made, it will be a criminal case, and we will investigate. Did Teacher Zhou report this incident to the police?”

Luan Xiaoping shook her head. “I don’t know. But civilians dare not to go against government officials. Director Yu is a high ranking government official and is in charge of our school. Moreover, Zhou Mei is a married woman and will not dare to tell others about this. She can only suffer in silence.” Luan Xiaoping is a kind-hearted woman and treats Zhou Mei as her friend.

Dong Xuebing said. “Mum, maybe this is only rumors. Who knows if this is true?”

Luan Xiaoping gave her son a stare. “I heard about this from more than one person. How can this be a rumor?”

Dong Xuebing have a strong sense of justice and was prepared to air the grievances for the people at the grassroots level. But he can’t act base on rumors, without police report or evidence. This incident might not even be real. The government service internal politics is very complicated. Who knows this rumor might be spread from Director Yu’s rivals? Dong Xuebing was not totally convinced.

“Mum, let drive out for dinner.”

“Eh? You bought a car?”

“No. This is my unit’s car. I have just entered the government service for less than 6 months, and it will be too suspicious if I buy a car now.”

Just when Dong Xuebing was about to open the front passenger door for his mother, a middle-aged man shouted from the school building. “You are a teacher at this school?”

Luan Xiaoping turns around and quickly answered. “Yes, Director Yu.”

Director Yu asked with a stern face. “Didn’t I asked all the teachers to go to the hall for a meeting at 5 pm? No one is to be absent from this meeting. What’s wrong with you? Ah?”

Luan Xiaoping was speechless and did not know how to answer him.

This man is Yu Zhengzhi? Dong Xuebing turned and look at him. He was a balding man in his 50s. Maybe Dong Xuebing was too sensitive, but he felt Yu Zhengzhi’s eyes were wondering on his mother’s butt. This made Dong Xuebing very uncomfortable, and it seems like his mother was right. This old man is not a good person.

Dong Xuebing stood there without moving and answered. “You are Director Yu? I am here to fetch my mother. We have something on.”

The village school’s Principal, who was beside Yu Zhengzhi, said softly. “He is Chief Dong.”

Yu Zhengzhi was surprised and looked at Dong Xuebing. “Chief Dong from our County Public Security? I heard about you. Your mother is working in this village’s middle school? Oh, since you all have something on, go ahead.” He did not smile or say any pleasantries, and just walk away with the principal.

Dong Xuebing was pissed. Although Yu Zhengzhi’s rank is Section Chief and is one level above Dong Xuebing, they are from different agencies and got nothing to do with each other. In terms of status, the Public Security is much higher than the Ministry of Education. Yu Zhengzhi knew Dong Xuebing is the Deputy Bureau Chief and still speak to him as if he is giving out orders. He has no respect for Dong Xuebing and purposely said this.

Dong Xuebing does not have a good temper. I am from the Public Security and you are from the Ministry of Education. Who are you to act like my leader in front of me? “Oh, since I happen to see you today, other matters can wait. I am looking for you to talk about something.”

Yu Zhengzhi looked at his watch. “I have a meeting at 5 pm. Let’s talk some other time.”

Dong Xuebing walks over with a smile. “Wait. Director Yu is a high ranking leader, and it is not easy to meet you.”

The Principal and the other school leaders noticed something was off and kept quiet.

Yu Zhengzhi frowned. “I am going to a meeting now. Wait until my meeting ends first.”

You really have no respect for me! You want me to wait outside while you attend a meeting? Who do you think you are? Dong Xuebing was mad. He saw Yu Zhengzhi was about to walk away and put his hands around Yu Zhengzhi’s shoulders and laughed. “Director Yu, you are not giving me face? There are still 10 minutes to your meeting, and I want to discuss something with you.” Yu Zhengzhi wants to go to his meeting? Dong Xuebing will not let him go so easily.

Yu Zhengzhi looks at the hand on his shoulder and felt disgusted by Dong Xuebing’s actions. “What is it? You can tell me here.”

Dong Xuebing did not want to fall out with him on the spot. “Fine. It is about my mother’s work arrangement. I am now working in the County town, and my mother is in the village. It is hard for us to see each other. Director Yu, can you transfer my mother to a school in the county town? It doesn’t need to be a prestigious school. A normal middle school will do.”

The principal and other school leaders felt this is a small matter and do not need to bother Director Yu. Even if Chief Dong did not say anything, the Ministry of Education would transfer Luan Xiaoping to a better school in the county town.

But to everybody’s shock, Yu Zhengzhi replied: “Chief Dong, this cannot be done.”

Dong Xuebing frowned. “What do you mean?”

Yu Zhengzhi looked at Dong Xuebing and then at Luan Xiaoping. “Teacher Luan’s teaching license is still not approved and she is not qualified to teach in the County town. Furthermore, there are no vacancies in the town’s middle schools. I cannot make this arrangement.”

The principal and other school leaders did not expect Director Yu to say these to Chief Dong.

Dong Xuebing was furious. Yu Zhengzhi just has to say a word, and his mother can be transferred. It is not troublesome at all. You are using your ministry procedures to reject me? I have met people who do not give me face. But you are the first to be so direct! You want to shame me in public? Dong Xuebing noticed something strange. Yu Zhengzhi knew his mother’s name and also know that she still has not got her teaching license. He seems to know a lot about his mother. That means Yu Zhengzhi must have known Luan Xiaoping is Dong Xuebing’s mother and he purposely pretended not to know her when he shouted out to her earlier. Damn! Yu Zhengzhi is deliberately finding trouble!

Dong Xuebing could no longer control his anger. “Director Yu, are you sure you can’t do anything about my mother’s transfer?”

Yu Zhengzhi replied impatiently: “Let’s talk about this another time. Alright, I got to go to my meeting.”

Dong Xuebing smiled. “Director Yu. I will remember what you say today. I hope you will remember what you said today too.” Dong Xuebing patted Yu Zhengzhi’s shoulder and walked away with his mother.

Yu Zhengzhi was disgusted by Dong Xuebing and cursed in his heart. You dare to threaten me? Wait until all your hair is grown out!

The principal and the vice-principal looked at each other. They also felt Director Yu was too much. Director Yu can just do Chief Dong a favor by transferring his mother to a school in town. There is no reason to offend Chief Dong over this small matter.

Inside the car, Luan Xiaoping asked worryingly. “Xiao Bing, forget it. I am used to village life and don’t need to work at the schools in town.”

Dong Xuebing replied coldly. “Mum, rest assured, and leave everything to me.” He drove out of the school, but they have no appetite to eat outside. After sending his mother home, Dong Xuebing called Deputy Chief Qin Yong. “Hello, Chief Qin.”

“Brother Dong? What is it?”

Dong Xuebing heard Qin Yong’s way of addressing him and knew he is at a place where it is convenient to talk. “It’s like this. Do you know when I offended Yu Zhengzhi from our County’s Ministry of Education?”

Qin Yong paused for a few seconds and asked. “Ministry of Education’s Director Yu? What happened?”

Dong Xuebing told him what happened at his mother’s school. He believes Yu Zhengzhi will not make things difficult for him purposely, as this is not beneficial to him. There must be other reasons and that’s why Dong Xuebing asks Qin Yong.

Qin Yong frowned after listening to Dong Xuebing. Yu Zhengzhi was too much. Chief Dong was not asking for some leader position for his mother and did not even ask for an excellent middle school. He just wants to live closer to his mother and why can’t Yu Zhengzhi just do him this favor? Purposely separate the mother from her son? Qin Yong said. “There is something you might not know. Director Yu and our Chief Hu Yiguo are distanced, relatives.”

Damn! Dong Xuebing finally understood what was going on! He had offended Hu Yiguo, and Yu Zhengzhi is helping his relative to take revenge!

Qin Yong thought for a while and said. “Chief Dong, I can try to help your mother get a transfer.”

Dong Xuebing replied. “Brother Qin, thanks, but I can settle this by myself.” He does not want to owe Qin Yong any favors. Moreover, Qin Yong had also offended Hu Yiguo, and he might not be able to get the transfer for his mother too.

Motherf**ker!

You don’t want to transfer my mother?

I will make sure my mother is transferred!

Chapter 180 – Gambling Raid!

The next day, Saturday.

County’s Ministry of Education Director Yu Zhengzhi’s home.

“Cousin, you are here?” Yu Zhengzhi’s wife opened the door to let Hu Yiguo enter. Yu Zhengzhi, who was watching TV also walked to the door to welcome him.

Hu Yiguo smiled and nodded. He sat down on the sofa and said. “I am investigating a case nearby and drop by to visit you all. Zhengzhi, what happened at Hui Tian Village’s Middle School? Chief Dong is also there?” He had heard about yesterday’s incident.

Yu Zhengzhi poured a glass of tea for Hu Yiguo. “That brat wants me to help his mother get a transfer, but I did not agree. Cousin, that Dong Xuebing, is too full of himself and should be taught a lesson. He is just a little brat.” Yu Zhengzhi knew Hu Yiguo, who helped him get his current position, had clashed with Dong Xuebing and wanted to help him get back.

Hu Yiguo nodded. “Ok, but don’t be too much.”

Yu Zhengzhi replied. “Don’t worry. I will not kick his mother out of the school, but she can’t be transferred to the County Town. She will stay in the village for the rest of her life. I will not do anyone any favors. As long as I don’t give the approval, Dong Xuebing’s mother can never join any County school.” He said this purposely, but if the County Government’s leaders called him, he would still have to listen to them. However, he had asked around and knew Dong Xuebing does not have any backings in Yan Tai County.

Hu Yiguo was pleased to know Dong Xuebing had hit a wall. He is power-hungry and often snatches credits from others. This is the first time someone had snatched his credit. “Dong Xuebing thinks too highly of himself. You are right by doing this and he should be taught a lesson.”

Yu Zhengzhi laughed. “I guess he should know where he stands now.” Usually, he will give in to these transfer requests, but this time, he purposely refused Dong Xuebing, and what can Dong Xuebing do to him?

……

Dong Xuebing did not return to County town yesterday and stayed at his grandmother’s house.

In the living room, Dong Xuebing’s uncle and aunt heard about what happened in school and were furious.

Dong Xuebing’s uncle banged the table. “That old bastard is too much. How can he treat Xiao Bing like this? Did he think that the Ministry of Education in the Ministry of Finance?!”

Dong Xuebing’s First Aunt added. “This old pervert is too much!”

Although Dong Xuebing might seem to have forgiven his uncle and aunt, in his heart, he still blames them. He looked at his mother and was frustrated at his mother for telling them about this incident.”

Luan Xiaoping was afraid that her son might get into trouble and sighed. “Xiao Bing, I will not go and work in town. I don’t mind staying in the village.”

Dong Xuebing said. “What’s so good in this village school? Just leave this to me.” Dong Xuebing still have lots of cards up his sleeves. But he will not use them easily. He got to save these cards for critical times, and it is not worth to use them on someone like Yu Zhengzhi.

Dong Xuebing’s cousin, Tang Jin, said angrily. “Yu Zhengzhi and his family were notorious in the Yu Village in the past. He is still like this now.”

Dong Xuebing paused for a second and asked. “Yu Village? The Yu Village in Hui Tian? Is that Yu Zhengzhi’s hometown?”

Dong Xuebing’s second aunt said. “He is from Yu Village.”

Dong Xuebing asked. “Who else is there in his family, and what are they doing now?”

Second aunt’s husband said. “His whole family had moved to town. Oh, his nephew often comes back to the Yu Village. Xiao Jin has a colleague who lives in Yu Village. I heard Yu Zhengzhi’s nephew is jobless and spend his time playing mahjong.”

Dong Xuebing’s eyes brighten up. “Gambling?”

The second aunt’s husband replied. “Should be. But they are gambling in small amounts.”

Even 10 cents are considered gambling! Dong Xuebing immediately knew what to do. He called Liu Dahai after walking out of the room. “Hello, Chief Liu? I have some problems here. Can you get a young officer who is familiar with all the villages in Hui Tian to meet me?” Dong Xuebing wanted a younger officer because this place was under Hu Yiguo in the past, and he does not trust the older officers. This must be confidential and cannot be leaked.

Liu Dahai was puzzled, but he did not ask anything. “I will ask Chu Feng to meet you. This young man is smart.”

After a while, a skinny and tall police officer in his 20s walked towards Dong Xuebing.

Dong Xuebing sat in his Buick and looked at the officer. He lowered the window and asked. “Chu Feng? Come in first.”

Chu Feng was stunned and quickly greeted Chief Dong before entering the front passenger seat. Station Chief Liu had just told him Chief Dong needs him to do something. On his way here, he was nervous and excited. He knew this is a rare opportunity.

After observing him for a while, Dong Xuebing smiled. “Chief Liu told me that you are familiar with all the villages nearby. I have a mission for you.”

Chu Feng straighten his back and said. “Yes, Sir. I will complete this mission without fail!” Chu Feng was not very confident, but he knew if he hesitates, the leader will lose confidence in him.

Dong Xuebing nodded. “Do you know Yu Wei from Yu Village?”

Chu Feng was surprised. “I know who he is, but we are not close. We had met during an investigation in the past.”

Dong Xuebing replied. “Ok. I want you to investigate on Yu Wei. I heard he loves to play mahjong. I want to know where and when he plays mahjong. Xiao Chu, I am sure you know this must be done in secret. Don’t let anyone knows about this.”

Chu Feng’s heart is racing. “Yu Wei is… Director Yu’s……”

Dong Xuebing looks at him. “If you cannot do this, I will get someone else.”

Chu Feng gritted his teeth and pumped out his chest. “I will complete this mission!”

Dong Xuebing patted him on his shoulder and said. “Go.”

Even if this fails, Dong Xuebing also does not mind. But to Chu Feng, it is different. He knew he had gotten involved in the political struggle between Dong Xuebing and Hu Yiguo. If he is not careful, he might be a sacrifice. But along with the risk, there are high rewards. He will earn Chief Dong’s trust if he can complete the mission and Chief Dong is Hui Tian Police Station’s direct supervisor!

Chu Feng has no choice but to complete Chief Dong’s mission.

At about 4 pm, Dong Xuebing received Chu Feng’s call. “How is it?”

Liu Dahai had recommended the right person to Dong Xuebing. Chu Feng is very efficient. “Chief Dong, I found out Yu Wei had been living in his old house in Yu Village the past few days. He will start playing mahjong at around 7 pm after the skies are dark and will stop at 3 or 4 am. They might be gambling, but the bets are not high. The winnings and losses should not exceed 1,000 RMB.”

Dong Xuebing asked. “Are they going to play this evening?”

“Yes.”

“Are you sure?”

“Yes Sir! I am sure!”

Dong Xuebing praised him. “Good job. Come back and don’t let anyone see you.”

The skies turned dark.

After dinner, Dong Xuebing called Liu Dahai. “Chief Liu, get a few trusted officers to follow for a case.”

Liu Dahui was surprised. “What case is it?”

“We will talk when we meet. Remember, don’t drive police cars. I will wait for you all at the junction west of the station.” Dong Xuebing hangs up before Liu Dahai could ask anything.

5 minutes later, a van reaches the junction.

Dong Xuebing saw Liu Dahai’s figure from his rear-view mirror. He did not alight and put on the hazard lights to signal to them before driving straight. The van stopped for a while and followed the MPV. The main roads’ conditions were still fine, but after they entered the villages, the road condition becomes bumpy. Soon, both vehicles entered Yu Village.

They parked at a secluded area, and Dong Xuebing and Chu Feng alighted.

4 officers and Liu Dahai alighted from the van. “Chief Dong, what case is this?”

Dong Xuebing replied. “It is a gambling raid.”

Liu Dahai grumbled in his heart. It’s only a gambling raid. Why are you so secretive about it?

Dong Xuebing spoke with Chu Feng softly and points to the third house. “That is our target. Keep one officer to stand guard at the village entrance. We must hurry!”

Liu Dahai’s face changed when he looks at where Dong Xuebing was pointing. “That house…” It’s Yu Zhengzhi’s house.

Dong Xuebing looked at Liu Dahai. “Prepare to move!”

Liu Dahai was troubled. He could tell Chief Dong knew this is Director Yu’s house. Damn! If I know Chief Dong is going to conduct a gambling raid at Director Yu’s home, I will not come! Shit! Now I am involved in this too!

The officers also noticed the seriousness of this and looked at each other. They could see the hesitations in each other’s eyes, but they know they cannot defy Chief Dong’s orders. Times had changed, and Chief Dong is overseeing their station now.

“Go!”

Chu Feng was the first to move after Dong Xuebing gave out the order. Dong Xuebing, Liu Dahai, and two other officers ran towards that house and left an officer behind to stand guard in case anyone tried to escape.

50 meters…

30 meters…

10 meters…

1 minute later, everyone reached the entrance of the house and waited for Dong Xuebing’s instructions.

Dong Xuebing nodded. “Kick open the door and go in!”

Chu Feng was still the first to act, and he kicked open the door with one kick. Liu Dahai knew Chief Dong was serious and dare not delay. He waved to the officers to surround a brightly lit room.

Dong Xuebing stepped forward and kicked the room’s door open.

Chu Feng caught up with Dong Xuebing and shouts: “Don’t move! Po…” He stopped and froze.

Dong Xuebing was stunned too. No one is in the room, and there are only a mahjong table and a few bottles of beer. Dong Xuebing turned and look Chu Feng. “What’s happening?!” They had come here for a gambling raid but there is nobody.

Chu Feng panicked. “This should not be. They said they will be playing…” Chu Feng stepped forward and touched the few bottles of beers. He also noticed two pieces of 100 RMB notes on the floor. “Chief Dong, they had just left. The beer is still cold, and they could not keep their money in time. They might know we are coming!”

Dong Xuebing’s face changed. “Someone leaked to them?”

Liu Dahai said. “Maybe someone in the village saw us and called them?”

Dong Xuebing believed no one had seen them in the village as he did not see a single villager earlier on their way in. Damn! It must be one of the officers who leaked the news of their operations. They had been working in this area for years and must have some connections. Furthermore, Hu Yiguo was formerly in charge of this station, and it’s impossible for him to not have any ‘eyes’ here!

F**k! Creating trouble for me time and time again! Dong Xuebing was furious! He wants to see which asshole leaked the news of this raid!

You want to find trouble with me again?!

BACK 2 minutes!!!

……

Time returned to 2 minutes ago!

It was quiet, and there was the scent of earth and grass in the air. Dong Xuebing returned to the village’s entrance and the few officers were looking at the house of their target. Liu Dahai said with a troubled look on his face. “That house is……”

Dong Xuebing took a glance at everyone and said. “Go!”

Liu Dahai, Chu Feng, and the rest rushed forward.

The officer, Old Zheng, who was tasked with guarding the entrance, saw everyone running forward and quickly move behind the van. He took out his phone and made a call. Ring… ring… A figure appeared behind him and snatched the phone before the other picks up the call.

Old Zheng was shocked and turned around. “Dong… Chief Dong?”

Dong Xuebing sneered and hangs up the call. He looked at the number at the name was Yu Wei.

Old Zheng panicked. He did not expect Chief Dong, who was running forward to return suddenly!

Dong Xuebing saw Liu Dahai, and the rest had reached the house. But he had caught the mole and was in no hurry to raid the house. He signaled to them for them to come back.

“Chief Dong, no… I… I…” Old Zheng was sweating and thinking of an excuse.

Liu Dahai and the rest returned to the van. “Chief Dong, what’s wrong? The raid is canceled?”

Dong Xuebing laughed. “Before we catch them, we must settle our internal issues first. Chief Liu, look at this.” Dong Xuebing passed Old Zheng’s phone to him, and the screen shows the last dialed number, name and time. Dong Xuebing points to Old Zheng. “This is your man? Is this person really an officer with Public Security? There are criminals in front of him and instead of catching them, he is calling them to inform them about our raid?”

Although Liu Dahai was reluctant to go to Director Liu’s house to catch people, he hated snitches more. His face changed: “Old Zheng! You have been an officer for so long, why are you doing this?!”

Old Zheng argued. “Chief Dong, Chief Liu, I am not informing them about our operation… I am calling… to see if they were inside and not let you all waste time!”

Dong Xuebing interrupted. “Stop wasting time! Cuff him!”

Chu Feng sighed and took out his handcuff to arrest Old Zheng.

Dong Xuebing looks at Liu Dahai. “He is your man, and I don’t care how you are going to deal with him. But I do not want to see this person in Hui Tian Village station again!”

Liu Dahai nodded.

After the arrest of Old Zheng, everyone looks at Chief Dong differently. They had thought Chief Dong was young and had been working in the State Security. He should not be familiar with how the Public Security works at the grassroots level. But now, their opinion of Dong Xuebing had changed. He is too alert and seems to know Old Zheng will call Yu Wei beforehand. Even Liu Dahai, who had been working at the grassroots level for years, did not notice this!

“Everyone, off your phones now!” Dong Xuebing ordered: “Go!!!”

Everyone started moving towards the house again. This time, the house was not quite like the previous time. They could hear laughs and the sounds of playing mahjong. Dong Xuebing smiled coldly and looked at Liu Dahai and Chu Feng, signaling to them with his eyes.

Bang!

Chu Feng kicked the door open!

“Who is it?” Someone shouted from the room on the north side. “Who dares to kick my door? You want to die?!”

“Damn! Brother Yu, I will go out to see what happened.”

Before that man got out of the room, Crash! The room’s door was kicked open by Dong Xuebing. “Squat down and hands on your head!”

Chu Feng showed his work pass. “Police!”

Yu Wei and the other 3 men were stunned. “Chief Liu? Xiao Chu? What’s the meaning of this?”

Liu Dahai replied emotionlessly. “Gambling raid.”

Dong Xuebing looked at the mahjong table and saw stacks of RMB on the table. He walked over and checked the small drawers under the table. There were more than 3,000 RMB in the drawers and 10,000 RMB on the table which Dong Xuebing took. “These bets are confiscated and bring them back!”

Yu Wei sneered and looked at Liu Dahai. “Chief Liu, we are only playing for fun.  Are you joking with me?”

Chu Feng and the rest of the officers ignored them and went forward to hold them down.

Yu Wei’s hands were twisted behind his back, and his face changed. He looked at Dong Xuebing, but do not know who he was. “Wait! I want to make a phone call. I think this is a misunderstanding!”

Dong Xuebing laughed. “Let him call!”

Yu Wei took out his phone and quickly dialed a number. “Hello, Uncle? The officers from the police station want to arrest me… Hui Tian Village station… We are only playing mahjong…” After a while, Yu Wei laughed and passed the phone to Liu Dahai. “My uncle wants to speak to you!”

Dong Xuebing snatched the phone and hang up. “Alright! Bring them back!”

Yu Wei was shocked. “What are you doing?!”

The officers escorted Yu Wei and the other 3 young men out of the house.

“Let me go!” Yu Wei panics. “I know the County Bureau Chief Hu! You all know who you are arresting? AH?!”

Dong Xuebing pushed Yu Wei’s back. “You are the one I want to arrest!”

Yu Wei’s heart skipped a beat. This… they are going after me???

Hui Tian Village Station.

In the interrogation room, Liu Dahai and Dong Xuebing sat near the entrance, and Yu Wei was opposite them.

Yu Wei was scared. He had never expected to end up in a police station. “Can I have a smoke?”

Dong Xuebing banged the table. “Who do you think you are?! Admit to your crimes!”

Yu Wei replied with a troubled face. “I am only playing mahjong with my friends. Do you all even need to arrest us? Which family do not play mahjong at home once in a while?”

Dong Xuebing purposely scares him. “You think we arrest you just for gambling?”

Yu Wei was stunned. He was arrested for something else? He had caused lots of trouble, but those were not serious crimes. At most, it was gambling or getting into fights. Did someone report him to the police? Is it that guy who was severely beaten up by him? Yu Wei broke out in cold sweat.

Dong Xuebing patted Liu Dahai’s shoulders. “Old Liu, let’s go out for a breather and get Xiao Chu to interrogate him.”

After walking out of the room, they saw Chu Feng coming out from another interrogation room.

Dong Xuebing said. “Xiao Chu, I will leave the questioning of Yu Wei with you. Try to get something worthy out of him.”

Chu Feng immediately stood at attention. “Yes Sir!”

……

County’s Ministry of Education Director Yu Zhengzhi turns pale when he heard his nephew was arrested. This was like giving him a slap in his face! “That bastard Dong Xuebing! What is he trying to do? Who gives him the right to arrest people? He is abusing his authority!”

Yu Zhengzhi’s wife sighed. “I told you to monitor Xiao Wei several times before! He is always gambling in the village and will get into trouble sooner or later! Luckily their bets are not big and should be let off with a fine.”

Yu Zhengzhi scolded his wife: “What do you know?! Dong Xuebing will not let him off so easily! Xiao Wei should be suffering in the station now!”

His wife retorted. “Why are you shouting at me? You are the one who wants to get involved between your older cousin and Dong Xuebing! This has nothing to do with you in the first place! Look, because of you, Xiao Wei is implicated! I had said before that we should not offend any leaders from the Public Security!”

“Shut up!” Yu Zhengzhi immediately called Hu Yiguo and told him about his nephew’s arrest.

……

Dong Xuebing and Liu Dahai were smoking outside when Liu Dahai’s phone rang.

Dong Xuebing saw the caller display, and it was Hu Yiguo. He laughed. “Answer it in speaker mode.”

Liu Dahai knew Chief Dong was forcing him to choose a side. He helplessly answered and switched to speakerphone. “Hello, Chief Hu.”

Hu Yiguo roared: “Release him immediately!”

Liu Dahai looked at Dong Xuebing, who was standing beside him. “Are you talking about Yu Wei? He is caught red-handed for gambling and we got all the evidence. I can’t…”

“Just issue a fine! Is there a need to arrest him?! Ah?! What are you all doing?! Release him immediately!”

Dong Xuebing took the phone from Liu Dahai and said. “Chief Hu, we know what to do and don’t need outsiders to interfere. If you think we had done anything wrong, you can report to the higher-ups.” Dong Xuebing hangs up the call. Yu Wei was arrested with evidence, and no one can say anything.

1 minute…

5 minutes….

10 minutes…

Ring, ring, ring… Yu Zhengzhi finally called Dong Xuebing. “Hello, Director Yu? Haha, why are you calling so late at night? It is too late now. Let’s talk tomorrow, aright?”

Yu Zhengzhi controlled himself from screaming at Dong Xuebing. “Did you all arrested Yu Wei?”

“Yu Wei? That’s right. He is arrested.”

“Chief Dong, your station does not have the right to detain him!”

“Haha, I did not detain him. We had only brought him back for questioning. But it is still too early to say whether if we have the right to keep him in detention.” Dong Xuebing continued. “Other than gambling, Yu Wei also admitted to some other things he had done. I will apply for his official detention in the morning!”

Yu Zhengzhi was stunned. “What other things did he do?”

Dong Xuebing replied. “I cannot tell you about these. Director Yu, why are you so concern with Yu Wei?”

Yu Zhengzhi gritted his teeth: “He is my nephew!”

“Ah… why didn’t you tell me earlier? So, you two are relatives? Sigh… Director Yu, this is your fault. As a Party member, you must set an example. How can you allow your relatives to gamble? Do you know how much gambling bets we have confiscated? More than 10,000 RMB! This is too serious!”

Who the f**k you think you are to lecture me? But Yu Zhengzhi was scared. He knew Dong Xuebing could not do anything to his nephew with just a gambling charge. But he was afraid his nephew would confess to other things. He took a few deep breaths and said. “Chief Dong, I will help you ask around earlier. The town’s 4th Middle School has a vacancy for year 2 language. I am thinking of transferring your mother over…” Yu Zhengzhi had no choice but to bow down. His wife was right. He should not involve in Hu Yiguo and Dong Xuebing’s fight. To help his older cousin get back at Dong Xuebing and got his nephew implicated was not worth it. Dong Xuebing is the County’s Public Security Deputy Bureau Chief after all, and if he continues going against him, all his relatives might be arrested multiple times!

Dong Xuebing replied. “Director Yu, it’s fine. You also said that there are no more vacancies, and I should not trouble you.”

Yu Zhengzhi paused for a second to wonder what Dong Xuebing meant. Suddenly he took in a deep breath. Damn! Dong Xuebing is not satisfied with a regular middle school now! He is asking for more now! “But the County’s 1st Middle School…”

Dong Xuebing exclaimed loudly. “Oh, there is a vacancy in 1st Middle School? That’s great! Thank you so much!”

Yu Zhengzhi almost curses at him. He controlled himself and said. “I will help Teacher Luan arrange for the transfer.”

Dong Xuebing was okay with any school, but since Yu Zhengzhi had purposely made him lose face in public, he got to get back at him 10 times more. This will be a slap to his face. Just one day earlier, Yu Zhengzhi had announced that Luan Xiaoping cannot be transferred, and he has to move her to the best Middle School in town!

Chapter 181 – Building the foundation!

Sunday morning.

Yu Zhengzhi called Dong Xuebing and told him that Luan Xiaoping’s transfer order had been issued. She can report at County’s 1st Middle School on Monday. Dong Xuebing was impressed by the efficiency of the Ministry of Education. He called Liu Dahai and asked him to release Yu Wei and his friends after the call. But Yu Wei was not let off so easily. He was slapped with a fine. Usually, a fine of 2,000 RMB is considered harsh for a gambling charge, but Dong Xuebing asked for a 10,000 RMB fine!

“Why did you transfer Dong Xuebing’s mother to 1st Middle School?” Hu Yiguo called Yu Zhengzhi immediately after he heard about it.

Yu Zhengzhi replied: “I am afraid Xiao Wei will spill the beans and got into more trouble…”

Hu Yiguo shouted. “The most he did was getting in fights, and it is not a criminal offense! The police station can only hold him for 24 hours and he will be released! Why are you panicking?”

Yu Zhengzhi thought in his heart. How can I don’t panic? From this incident, he knew Dong Xuebing was not someone he could provoke. Even if Xiao Wei was released this time, what about the next time or the time after that? Yu Zhengzhi still has many friends and relatives around and cannot afford Dong Xuebing finding trouble with them. If his older cousin, Hu Yiguo, can suppress Dong Xuebing things will be different. But the problem is his cousin cannot do anything to Dong Xuebing.

Hu Yiguo can’t be bothered to speak to Yu Zhengzhi and hangs up the phone in anger.

On the surface, only a few people know about this incident, but many people in the County Public Security Bureau knew about it and were waiting for the latest updates. Deputy Bureau Chief Qin Yong, Office Director Hu Silian, and some other police officers had heard about this incident. The officers had been working in this area for years and have their own sources for information. Everyone knew Hu Yiguo was the one who stopped Dong Xuebing’s mother from getting a transfer to the town’s school. Hu Yiguo was Dong Xuebing’s superior and a local of the county. He had all the advantage against Dong Xuebing and everyone thought Dong Xuebing would lose. But the results were unexpected. Just one day later, Yu Zhengzhi helped Dong Xuebing’s mother get a transfer to the County Town school. It was still the best middle school!

After this incident, many people see Dong Xuebing differently!

Chief Dong is something! Hu Yiguo had lost twice from the past two encounters!!

……

Luan Family home.

Dong Xuebing told his mother about her transfer. “Mum, your transfer is settled. Prepare your luggage, and we will move to town.”

Luan Xiaoping, Dong Xuebing’s Aunt and Uncle, were stunned. “Which school?”

Dong Xuebing laughed. “County’s 1st Middle School.”

Uncle’s wife exclaimed: “The best Middle School in the county?

Luan Xiaoping gasped. “Son, my experience is not enough to teach the students in that school.”

“Haha, experience or the school are not important. Just teach them the way you teach all these years.” Dong Xuebing sat beside his mother and poured a cup of tea for her. “Just endure it temporarily. In the future, I will help you move up to be one of the school’s leader and you don’t have to teach anymore.”

Luan Xiaoping looked at Dong Xuebing. “That Director Yu… agreed to this transfer?”

Dong Xuebing replied. “Of course. He is the one who arranged your transfer.”

Uncle’s wife laughed and helped Dong Xuebing pour a glass of water. “What did I say? Our Xiao Bing has his ways and there is no way that Director Yu can win! He is just a fool!”

Dong Xuebing’s first aunt looked at Luan Xiaoping, and she envied her for having a capable son.

Luan Xiaoping smiled. Never in her wildest dreams, she had thought of getting transferred to the best middle school in the county. Suddenly, the phone at home rang. It was the principal of the village school asking Luan Xiaoping to go back to school to do the transfer procedures and handover.

In the afternoon, Dong Xuebing’s phone rang. It was Xie Huilan calling!

Dong Xuebing walked out of his mother’s room to answer the call. “Hello, Sister Xie.”

Xie Huilan giggled. “Xiao Dong, hehe. Do you miss me?”

Dong Xuebing blushed and replied embarrassedly. “…yes.”

“You miss me? Why didn’t you call me for so many days? Huh? We are dating now, and we should speak over the phone at least once a week, right?”

“Yes…” Dong Xuebing really missed her, but there are many things he cannot say to her. He finally knows how the Princesses’ husbands felt in ancient times.

“Hahaha… How is your work? I told you to keep a low profile, did you do it?”

“Err…” Dong Xuebing replied embarrassedly. This is why he did not call Xie Huilan. “Err… I… I had wanted to keep a low profile and I did it for the first few days. But some people were too much, and if I continue staying low, I will lose respect from everyone. So……”

“I knew you cannot stay still.”

Dong Xuebing told Xie Huilan what happened since the day he entered the bureau.

After listening to Dong Xuebing, Xie Huilan said. “Yes. What you did is not wrong, but you are too rush. You had offended so many people, how are you going to work in the future?”

Dong Xuebing was not afraid of offending others. “If I want to do something for the people here, I cannot be afraid of offending others.”

“Haha… Are you sure what you did is for the people there?”

“Huh… This is what I will be doing in the future.”

“… really?”

“Yes.”

Xie Huilan laughed. “Ok. I don’t object to you bootlicking. When you are in the General Affairs Office, your work forced you to foster good relationships with all the leaders and this is a requirement for you to move up. But as a Deputy Bureau Chief at the grassroots level, you will not get far using this method. You got to solve a few cases and do something to help the people there. That is the correct way of moving up the ranks. With your capability, I am sure you can do this. Don’t disappoint me.”

Xie Huilan’s words reaffirmed Dong Xuebing’s goal. His foundation is not stable and had moved up the ranks too fast. It is just like a building. If the foundations of the building are not firm, it will collapse sooner or later. Dong Xuebing wants to be someone with real skills and results. This is his opportunity to build a strong foundation for himself!

Chapter 182 – Another discovery about BACK!

That afternoon, Dong Xuebing drove Luan Xiaoping back to the County town’s 1st Middle School to report.

There is no school on Sunday and only the year 3 students have tuition classes in school today. Dong Xuebing drove his mother into the school’s compound and walked his mother into the Principal office at the top floor. The principal was very polite to Dong Xuebing and Luan Xiaoping. It was almost evening, and the Principal invited Dong Xuebing and Luan Xiaoping to dinner. The other leaders in school were also invited to the dinner. But Dong Xuebing foot the bill for the dinner as he needs to return the favor to the Principal for giving him face.

After dinner, the principal of 1st middle school smiled and gave Luan Xiaoping an envelope. “Teacher Luan, these are the keys to your quarters.”

Luan Xiaoping was surprised. “I am new to the school, I…”

The Principal replied. “Your house is located in Hui Tian Village, and we should not let you rent an apartment here. Under special circumstances, we can make exceptions.”

Not all teachers can stay in the 1st Middle School’s quarters. There are strict criteria like families in poverty, good results, etc. Luan Xiaoping was unqualified to get an apartment in the school’s quarters, but the principal was right. They can make exceptions as Luan Xiaoping is Dong Xuebing’s mother and the principal got to do this favor.

Luan Xiaoping does not know whether if she should accept the envelope and looks at her son.

Dong Xuebing hesitated and said. “Leave this apartment for those teachers who have financial difficulties.” He was afraid people might gossip about him.

The principal laughed. “Chief Dong don’t worry about this. All the teachers with financial difficulties had been assigned with apartments. Also, our staff quarters still have 5 to 6 apartments empty.”

Dong Xuebing did not reject the principal’s offer and nodded. “Thank you.”

After receiving the keys, Dong Xuebing boarded the Buicks MPV with his mother. “Mum, are you going to live with me at the Public Security Bureau’s family quarters or your school’s hostel?”

Luan Xiaoping thought for a while. “I will live in the school’s quarters. It is not convenient for me to live with you. It’s your colleague’s family living at your quarters, and I might say the wrong things and get you into trouble.”

“What are you talking about? You sound like I am not filial.”

Luan Xiaoping smiled and held her son’s hand. “Who says? My son is the most filial son on earth.”

“Haha. You are flattering me. Alright. Let’s go to your school’s quarters. Anyway, our quarters are not far away, and I can live with you a few days when I am free.” Dong Xuebing did not force his mother to live with him. He thought about it and felt his mother should have some space and her own social circle. If she lives with him at the Public Security Quarters, it will be inconvenient for her. “Oh, I forgot to give you money. Buy an electric scooter for transport first.”

Luan Xiaoping nodded and smiled. She was satisfied with her life now.

After reaching Luan Xiaoping’s apartment, Dong Xuebing stayed until 8 pm to help her mother unpack.

On his way home, Dong Xuebing lit a cigarette. Recently, he had been offered cigarettes often at work and had become addicted. Whenever he was thinking about stuff, he would lit a cigarette. Now, Dong Xuebing is thinking about what he should do to help the people living in the area under his jurisdiction.

1 Kilometer…

2 Kilometers…

Dong Xuebing was 5 minutes’ drive away from his unit’s quarters when he saw a group of people by the roadside. The crowd was looking at something and Dong Xuebing’s first reaction was a crime had happened. He frowned and immediately park his car by the roadside and walk over.

“Excuse me! Excuse me!” Dong Xuebing squeezed through the crowd.

Dong Xuebing thought he would see a corpse or an injured person, but what he saw was the opposite!

The people there were surrounding a mother and daughter pair. The woman was in her early 30s and dressed in dirty clothes. Her hair was messy, and she was kneeling on the floor, hugging her daughter who was around 10 years old. They were sobbing and looks helpless.

“Sigh… They have been kneeling here for the whole afternoon. They are so pitiful.” A passerby said.

“That’s right. I wonder what happened to them.”

“They don’t look like conmen. Let’s give them some money.”

A few kind-hearted people threw some money to the mother and daughter.

Coins and some notes, ranging from 10 to 100 RMB, are in the container placed in from of the mother. Dong Xuebing immediately knew the mother and daughter are begging on the streets. Beggars exist in every Chinese city and town, and it is nothing special for a crowd to form. But the mother and daughter were too pretty, and their looks attracted the crowd. Even Dong Xuebing was memorized by the mother and daughter’s beauty.

The mother and daughter look alike, except the mother have a mature look, and the daughter have an innocent look.

From Dong Xuebing’s memories, the prettiest woman he had met was Qu Yunxuan, followed by Xie Huilan. Both women were special in their own ways, and it’s hard to say who is prettier. But compared to the movie stars and celebrities, Aunt Xuan and Sister Xie were much prettier. Dong Xuebing felt it should be impossible to find another woman as beautiful as Qu Yunxuan and Xie Huilan. But along the streets of this small county town, Dong Xuebing met two women who are as pretty as them. That’s right. This mother and daughter pair’s looks can be comparable with Aunt Xuan and Sister Xie!

Dong Xuebing immediately remembered what Qin Yong said. Yan Tai County is famous for its pretty women.

But why did these two pretty women have to beg on the streets? Dong Xuebing looked at the empty space in from of them and saw a piece of cardboard with something written on it. My father had passed away and we are heavily in debt. Please help my mother and me.

“Girl, which village are you all from?”

“……”

“How much do you all owe?”

“……”

No matter how the crowd asks, the mother and daughter did not reply to them. They continued to sob and kneel on the floor.

Dong Xuebing looked at the mother and daughter and remembered his father passing away a few years back. His family was also in debt. He and his mother had to scrimp every cent to repay their debts. They had to eat preserved vegetables and cold hard buns to survive. It was years before their lives got better and can afford to eat fresh vegetables.

Dong Xuebing took out all his money, about 3,000 RMB, from his wallet and placed it in the plastic container.

Yu Meixia was stunned and quickly pulled her daughter to kowtow.

Dong Xuebing cannot accept their bows and quickly helped her up. “Get up. I can understand how you feel. But you are not allowed to stay here as you will disrupt the traffic. Go back.” He was trying to help the mother and daughter. They were too pretty, and who knows how many men were lusting after them.

After Dong Xuebing said that, a silver-colored Audi A4 stopped by the roadside. The driver, a muscular young man, alighted and make his way to the front. He shouted to the mother and daughter. “My boss will help you pay your debts. Come with me!” The boss should be in the Audi and did not alight.

Dong Xuebing frowned, and the crowd knew if the mother and daughter follow that man, they will end up on his boss’s bed. This wealthy boss should be lusting after them. If not, why would he help them settle their debts?

Yu Meixia also knew what that man wants and quickly hugged her daughter tightly. “We… We… don’t need it. Thank you.”

The driver’s face changed: “You are not in debt? Come with me now!”

Yu Qianqian was scared and burst into tears. She held onto her mother tightly. “Mum…”

Yu Meixia patted her daughter’s back. “Don’t be scared. I am here and everything is fine.”

The mother and daughter should be ordinary farmers or villagers. Although they are pretty, they do not have a strong character like Xie Huilan and Qu Yunxuan. They seem very timid.

Dong Xuebing frowned and look at that driver. “Didn’t you hear they do not need your help?”

“Is that your problem?” That driver gave Dong Xuebing a stare and looks at the mother and daughter. He reached over and grabbed Yu Meixia’s arm. “Let’s go. My boss is waiting for you all.”

Dong Xuebing was furious and pushed that driver’s hand away. “Stop touching them and get lost!”

The crowd was also mad at that driver. “That’s right! Go away!”

“So, what if you are wealthy?!”

The driver got mad and gave Dong Xuebing a punch on his chest. “It’s none of your business!”

Dong Xuebing was punched and took 3 steps back and fell on the ground, clenching his chest. Damn! Dong Xuebing was about to explode. The County’s Public Security Deputy Bureau Chief was beaten up along the streets? If words spread, he will be too ashamed to face others. He must not allow this to happen, but he remembered he only has 1 minute of BACK left. That driver seems like a good fighter. Even if he returns to 1 minute ago and manages to dodge that punch, his counterattacks might not be sufficient to bring him down. This was different from the previous few fights. The driver has a strong punch and Dong Xuebing could not win despite being trained in martial arts for a few days before his transfer to the grassroots level. This is the limit of his power!

What should I do?

The driver looks at Dong Xuebing, who was struggling to get back to his feet and reach out to grab the mother and daughter, determined to bring them back with him. Dong Xuebing knew one phone call is all it takes to arrest this driver and his boss, but after getting punched, he was mad. Dong Xuebing stares at the fit driver and suddenly, he had an idea!

In the past, Dong Xuebing used his power by shouting BACK multiple times, and later, he found out that he can set the time of BACK. For example, BACK 5 minutes and time will return to 5 minutes. Will it be possible if BACK is used in seconds instead of minutes?

Dong Xuebing mumbled under his breath. BACK 40 seconds!

……

……

Everything in front flashed, and Dong Xuebing could no longer feel the pain in his chest!

“That’s right! Go away!”

“So what if you are wealthy?!”

The onlookers were mad and started shouting at the driver!

Dong Xuebing was overjoyed! He returned to 40 seconds ago! Exactly 40 seconds!

“It’s none of your business!” But before Dong Xuebing could react, the driver threw a punch and hit Dong Xuebing’s chest again!

Motherf**ker! Dong Xuebing was about to explode!

F**k!!! BACK 3 seconds!

……

“It’s none of your business!”

The fist got nearer!

This time, Dong Xuebing did not think of anything else. He took a step back and dodges the punch easily. He then raised his leg and kicked that driver’s thigh. That driver sneered and used his shin to block Dong Xuebing’s kick while using his elbow to hit Dong Xuebing’s face. Bam! Dong Xuebing almost faint from that blow!

Damn! BACK 2 seconds!

……

In front of Dong Xuebing’s eyes was that driver’s elbow!

Dong Xuebing knew which direction the driver will attack, and he punched into the air!

The next second, the driver’s elbow appeared, and Bam! Dong Xuebing’s punch hit a vital spot on his arm!

The driver felt pain and looked at Dong Xuebing in shocked. He did not expect this skinny young man is a martial arts expert. He no longer belittled Dong Xuebing and dodged Dong Xuebing’s next punch. Suddenly, the driver moved a step forward and kicked Dong Xuebing’s knee!

“Ah!” Dong Xuebing screamed in pain and felt his kneecap was shattered!

Motherf**ker! I don’t believe I cannot win! BACK 4 seconds!

……

40 cm… 30 cm… 20 cm… the driver is almost in front of Dong Xuebing!

The driver thought his surprise attack had caught Dong Xuebing by surprise, but Dong Xuebing knew clearly where he was going to kick next. Before the driver could deliver his kick, Dong Xuebing counter attacked. The driver was about to shift his weight to his other leg and deliver his kick, Dong Xuebing kicked out with all his strength. He was aiming for the other leg, and the driver noticed it. He tried to dodge, but all his weight is on that leg and could not react fast enough. In that split second, Dong Xuebing’s kick landed on the driver’s knee. Crack!

The driver shouted out in pain and fell to the ground. But he is an experienced fighter and gave Dong Xuebing a sweeping kick the moment he landed on the ground.

Dong Xuebing was kicked and also fell to the ground!

Damn! BACK 2 seconds!

……

Time returned to 2 seconds ago, and Dong Xuebing raised his leg. The driver’s sweeping kick was about 20 cm away from Dong Xuebing and Dong Xuebing stomp down with all his might. Cracked! His feet landing on that driver’s shin. The human’s leg and knee are the most fragile. The driver immediately screamed in pain and was sweating profusely!

This was the first time Dong Xuebing was beaten up so badly. Although he had used BACK after being attacked a few times, he still remembers the pain he suffered. He was furious and went up to the driver and stomped on the driver’s stomach!

“Aaargh!” The driver vomits!

Dong Xuebing had vented his anger and scolded. “You want to abduct them in front of so many people? Ah? Who gives you permission to do this?!”

From Dong Xuebing’s perspective, this was a tough fight, but it was different from the onlookers. Everyone saw a skinny Dong Xuebing bringing down an opponent bigger size than him effortlessly!

Many people were shocked and felt that the muscular driver is too useless! He lost within a few moves! What’re all those muscles for?

Only a handful of people could tell that it was not the driver who was weak. That young man is too good at fighting. He seems to know where the driver was going to attack!

The crowd starts to cheer: “Well done!”

“This type of person must be taught a lesson!”

Yu Qianqian was shaking in her mother’s arms. “Mum, let’s get away from here.”

“Ok.” Yu Meixia looked at the driver on the floor, and then at Dong Xuebing. “Thank you.”

Dong Xuebing smiled. “Don’t mention it. Hurry up and pack your things. Don’t set up stores by the roadside in the future.”

Yu Meixia wiped her tears and thanked Dong Xuebing again.

Actually, Dong Xuebing was the one who wanted to thank her. Without this incident, he might never discover the new way of using BACK. After today, his power is not limited to using once a day. It will be 1 minute and can be used multiple times. If he uses BACK 1 second, he can use it for 60 times! Of course, he still needs to experiment with his powers to see if this is possible. If he really can use it so many times, his ability will not be limited, and he could do many more things with it!

For example, if Dong Xuebing uses his power in a fight, even two or three opponents are no match for him!

Chapter 183 – The pathetic mother and daughter

Shangpin Road.

Dong Xuebing ignored the driver, who was still shouting in pain on the floor and went over to help Yu Meixia and Yu Qianqian pack their things. As they were about to leave, someone alighted from the rear passenger seat of the Audi. He is around 30 years old, had a flat nose and thin brows. He looks like he is holding a high management position.

“You want to escape after hitting people?” Zhao Yan looked at them coldly. “All of you are not allowed to leave today!”

Yu Meixia panicked and held her daughter close to her.

Dong Xuebing looked at him. “You ordered your driver to abduct women along the streets, and you are still behaving like you are right? You are not blind and should have seen what happened. I am not the one hitting your driver. It is your driver who tried to hit me first and I am only defending myself. Haha, I still have not pursued your responsibility and you are trying to frame me? Fine. I want to see how you are going to stop us from leaving?!”

The crowd shouted. “He is only defending himself. That man deserves it!”

“That’s right. All of us saw it is that driver who tried to hit that young man first!”

Zhao Yan’s face changed and stared at Dong Xuebing and Yu Meixia. “Fine! You all are asking for it!” He was holding on to his phone and should have made some calls when he was in the Audi.

“Hmph!” Dong Xuebing turned and said. “Sister, let’s go. I will send you back.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing with teary eyes. “Sorry. I had caused trouble for you.”

Dong Xuebing replied nonchalantly. “This is nothing. Stop crying. Everything will be fine.”

Suddenly, there was a police siren, and a flashing police car came to a screeching stop near the crowd. The two officers alighted from the police car and start to disperse the crowd. “Go away! Go away!” They walked quickly to Zhao Yan and from their expressions, they know each other. “Manager Zhao, what’s wrong?”

The crowd immediately knew what was going on, and some kindhearted passerby asked Dong Xuebing to run away.

Yu Meixia turns pale and quickly hugged her daughter, before telling Dong Xuebing. “You… better, go now.”

Dong Xuebing replied. “Why? The police are here already. Let’s see how they are going to settle this!”

Yu Meixia panics. “They are on the same side. They… they… it is disadvantageous to you.”

Zhao Yan points to his driver, who was still on the floor. “My driver saw someone begging along the streets. He went over to help them and was beaten up by that guy. What is wrong with the security in Tai Yan County? Ah?”

The policemen’s face changed. “Where is that guy?”

Zhao Yan points to Dong Xuebing. “That’s him. Arrest him immediately!”

“Don’t worry, Manager Zhao. We will arrest the culprit.” One officer said and took out his handcuffs as he walks towards the crowd.

Some passerby said. “Why didn’t you ask around before arresting people? I was there the whole time, and it was that driver who hit that man first!”

Someone added. “That’s right. That driver is trying to abduct women on the streets! The mother and daughter refuse to follow him and he tried to grab them!”

“I also saw it! If you are going to arrest someone, you should arrest that Audi driver!”

The two police officers ignored the crowd and squeeze past them with their handcuffs.

Yu Qianqian was crying as she looked at Dong Xuebing. “Brother, you…”

Dong Xuebing patted her head. “Everything is fine. Don’t worry.” He turned towards the police and smiled coldly. He extended both his hands and said. “Come, hurry up and cuff me.”

Yu Meixia, Zhao Yan, and the crowd were shocked. Is this man crazy? He is asking the officers to cuff him?

The two officers laughed. They had met arrogant people, but have never met someone as arrogant as this young man in front of them. You had hit Mr. Zhao’s driver and think we don’t dare to arrest you? But as the officers went nearer and saw the man’s face under the dim lights, they were stunned.

Dong Xuebing extended his hands. “Hurry up! Didn’t you say you want to arrest me?”

The two officers were sweating profusely. Damn! Arrest you?! Who dares to cuff you?!

Seeing the two officers standing there in stunned, Dong Xuebing points at them and starts scolding. “Did you all forget all the laws you learned? Ah? Don’t you need to find out what happened after arriving at the scene first?! You two don’t even find out what had happened, and you want to arrest me? You two are supposed to be Public Security officers, and it is your job to serve the public! You don’t listen to the people! Do you two still want to wear this uniform?!”

Everyone looks at Dong Xuebing in shock. Who is this person?

Zhao Yan was stunned as he realized something was not right.

One of the officers wiped the sweat off his forehead. “Chief Dong, you are right. We will investigate the incident immediately.”

The other officer cursed in his heart. Mr. Zhao’s driver tried to hit Chief Xiao Dong? Serve him right for getting beaten up by Chief Dong!

Chief Dong???

The newly posted Deputy Bureau Chief?!

Zhao Yan looked at Dong Xuebing.

Yu Meixia, her daughter, and the rest of the crowd took a deep breath. Many of them had heard that there is a Deputy Bureau Chief who is very young. But no one expects him to be this young!!

Yu Meixia took a step back and asked. “You… You are the Public Security Bureau Chief?”

Dong Xuebing replied. “Deputy Chief. Don’t worry. Now the police have arrived and just tell them what happened earlier.”

After the two officers found out what happened, they looked at each other. Mr. Zhao is the one who caused this incident, but Chief Dong is too ruthless in breaking that driver’s leg. Eh? Mr. Zhao’s driver is a former soldier and Chief Dong is just a fresh graduate from a regular university. How did Chief Dong beat up the driver?

Zhao Yan looked at them from a distance and did not offer any explanation.

The police officers looked at Zhao Yan and whispered to Dong Xuebing. “Chief Dong, that is Zhao Yan, Manager Zhao.”

Dong Xuebing looked at the officer and thought to himself. Who cares if he is a manager or the top management of some companies? He is also not the boss, and why do I need to care what his name is?

The officer sense that Dong Xuebing did not get what he meant and explained. “He is the son of Chief Zhao from our bureau.”

Dong Xuebing paused for a second. Chief Zhao? The Deputy Chief who is very close with Hu Yiguo? The one who is said to be lecherous? No wonder! Like father like son! Dong Xuebing was disgusted by Hu Yiguo and his faction!

“You two…” Dong Xuebing does not intend to give anyone face. “Remain behind and give them a lecture on how to behave in public!”

The two officers dare not to reject Dong Xuebing and nodded.

Zhao Yan gritted his teeth but did not say a word. He knew his father’s faction had clashed with this newly posted Deputy Chief Dong, and he does not want to create more trouble for his father.

After settling all the problems, Dong Xuebing said to the mother and daughter. “Sis, little girl, let’s go. I will send you all back.”

After boarding the Buicks MPV, Yu Qianqian looks around the interior of the car curiously and starts touching the vehicle.

Yu Meixia got a fright and quickly stop her daughter. “Qianqian, don’t dirty Chief Dong’s car.” Yu Qianqian nodded and leaned against her mother. Yu Meixia said cautiously: “Dong… Chief Dong… thank you for helping us.”

Dong Xuebing laughed. “It’s nothing. Where are you all staying?”

A tear fell from Yu Meixia’s eye. “We… don’t have a home. We had sold everything.”

“Then, where do I send you to?”

“There is a small hotel near the edge of the town. We are living there.”

Dong Xuebing nodded and starts driving. “I still don’t know your names.”

Yu Meixia: “My name is Yu Meixia, and this is my daughter, Yu Qianqian.”

Both had the same surname? This is not uncommon in China as many people from the same village have the same surname but were not relatives. “Your husband… do you mind telling me a bit more? How much do you owe?” Yu Meixia and her daughter’s plight are very similar to Dong Xuebing a few years back. Dong Xuebing really wants to help them.

Yu Qianqian starts crying again when she heard this.

Yu Meixia patted her daughter, and her tears start flowing. “My husband had borrowed money to gamble and lost everything. After that…… he passed away in the county town. The creditors showed up and force us to sell off our land and house.” Yu Meixia cried louder. “We still owe them more than 1 million RMB. I will not be able to pay them for the rest of my life.”

Yu Qianqian cried. “Mum…”

So much money? Dong Xuebing does not have so much money to help them. His auction company also does not have spare cash to help them.

Yu Meixia and Yu Qianqian alighted after they arrived at the hotel outside of town. But Dong Xuebing noticed the mother and daughter did not enter the hotel. Instead, they walked to the back of the hotel. Dong Xuebing was surprised and followed them to see what was happening. He saw Yu Meixia unfolding a piece of cardboard and lay it on the floor.

Dong Xuebing frowned. “You all are going to sleep on the streets?”

Yu Meixia’s eyes turned red and nodded. She was holding to the money she got from begging in her hands. “This money is for Qianqian’s school fees. I want to let her finish her studies.”

Dong Xuebing sighed and took out all the remaining money from his wallet. “It is not safe for you two to sleep here. Use this money to book a room in the hotel. Also, this is my number. Call me if you need help.” Dong Xuebing left with a heavy heart after he saw the mother and daughter booked a room in the hotel.

Chapter 184 – BACK training!

The following 3 days, Dong Xuebing had been practicing his power, BACK.

All this while, Dong Xuebing had been using BACK in 1-minute intervals, and it’s hard for him to react if he used it in seconds. BACK is his ultimate hidden card and he got to depend on this power in the future. That’s why Dong Xuebing had to familiarize himself with his power and make sure he can get used to returning time in seconds. Dong Xuebing’s training is simple. Balls juggling with one hand. He had played this game when he was young.

Dong Xuebing was good at this game when he was young. He could juggle two balls for 2 to 3 minutes.

But when Dong Xuebing added BACK to the game, the difficulty increased. BACK 1 second or BACK 2 seconds will change Dong Xuebing’s rhythm and when the scene changes in front of him, the positions of the balls will change suddenly. At the start, Dong Xuebing wasted more than a dozen times of BACK 1 second and failed to continue juggling the balls. But after that, he becomes familiar and his success rates increased as his reflexes increases.

……

Dong Xuebing had familiarized and trained enough with his power. He stopped his training and arrived at the bureau early today.

Shortly after Dong Xuebing entered his office, Office Director Hu Silian, in her police uniform, came in. “Chief Dong, the second Bureau Chiefs meeting is at 10 am later. I am here to notify you.” She dropped by to inform Dong Xuebing personally.

Dong Xuebing laughed. “Thank you for telling me, Sister Hu. Next time, just give me a call will do.”

Hu Silian smiled. “Oh, I heard Chief Hu is not pleased with Hui Tian Village Station’s logistics procurement. I am not very sure if this is true. Chief Dong, I will make a move first.” Hu Silian said casually, but she was reminding Dong Xuebing what to look out for during the meeting. As the Office Director, she got better access to news like these than others.

Dong Xuebing looks at Hu Silian gratefully. “Thank you.”

Hu Silian smiled and left Dong Xuebing’s office.

Over the past few days, everyone in the bureau knew Dong Xuebing is challenging Hu Yiguo’s faction. Taking over a police station under Hu Yiguo and beating up Zhao Jingsong’s son’s driver showed that there was no way both sides can settle this conflict. Dong Xuebing had also become closer to Qin Yong. Both of them had been targeted by Hu Yiguo’s faction and it’s no surprise both decided to join hands.

During the meeting, Hu Yiguo brought up the subject of Hui Tian Village Station’s logistics procurement.

“Our financial is tight and we should spend our money wisely.” Hu Yiguo is also in charge of the bureau’s finances and he looked at Dong Xuebing. “Hui Tian Station’s procurement request can be settled by themselves and why must they ask the bureau for money? Things like PC and office supplies are not urgent, and such requests should not be submitted to the bureau!”

Dong Xuebing was prepared and said. “Chief Hu, why all other stations can submit procurement requests except for Hui Tian Village Station? Are we not part of the County?”

Zhao Jingsong frowned and said: “Chief Dong, don’t get emotional. Every station is different, and one or two computers is enough for a police station. Stop adding burden to the bureau.”

Qin Yong took a sip of tea and said. “We are in a digital age now and our officers need to use PCs. Every new PC will increase their efficiency by a bit, and this is a necessity. I also know about the situation at Hui Tian Village Station. Those two computers mentioned by Chief Zhao are obsolete. If we don’t change them, how is the report office going to function?”

City Police Station Chief Chang Wantao said. “When we don’t have PCs, our stations can function normally too. I have never heard of our stations’ report office have problems. You should think of ways to overcome these minor problems!”

Dong Xuebing looked at him and sarcastically said. “I heard the City Police Station had changed all their PCs two months ago.”

Chang Wantao and Zhao Jingsong are on Hu Yiguo’s side.

The remaining Deputy Chief Gong Zhongwen and Deputy Chief Sun Changhong are on Chief Liang’s side.

Liang Chengpeng also knew it was Hu Yiguo creating problems for Dong Xuebing. He thought for a while. “Let’s talk about this another time.” He was the one who makes the final decision during the Bureau Chiefs meetings and Bureau’s Party Committee meetings. Liang Chengpeng had been running the County Bureau for years and is well respected by everyone. Although Chang Wantao is close to Hu Yiguo, he will not go against Chief Liang.

Meeting dismissed.

Zhao Jingsong was smiling and walking together with Hu Silian. He was asking for some documents from her.

Chang Wantao and Hu Yiguo were talking as they leave the meeting room.

Dong Xuebing and Qin Yong left for Qin Yong’s office and had a smoke together. They were smoking silently and did not say a word. These few days, not only Dong Xuebing felt the pressure, but Qin Yong was also having a tough time. Hu Yiguo was in Yan Tai County for many years and has many supporters. Dong Xuebing and Qin Yong were newly posted here, and it was almost impossible for them to fight against Hu Yiguo’s faction.

“Chief Dong.” Qin Yong said. “Chief Hu is starting to act.”

Dong Xuebing grumbled. “He only knows how to create trouble for others. I still have not seen him solve any major cases.”

Qin Yong laughed. “That’s right. Our Chief Hu has lots of credits and had solved 3 to 4 major cases. If not, he will not climb to his current position. But I heard all the cases solved by Chief Hu, is actually solved by his men and he snatched the credit from them. When I am newly posted over, I solved a drug trafficking case, but Chief Hu stole most of the credits from me.”

Dong Xuebing snubbed his cigarette. “Is Chief Liang on his side?”

“No. But Chief Hu is very close to a few County Government leaders.” Qin Yong said softly. “Like the County’s standing committee head and Publicity Department Head, Chang Qiansheng.” Qin Yong and Dong Xuebing were on the same boat, and he did not keep anything from Dong Xuebing. “This is why Chief Liang could not do anything to Chief Hu even when he dislikes Chief Hu’s actions.”

After chatting a while, Dong Xuebing returned to his office.

Currently, Dong Xuebing cannot win Hu Yiguo and Xie Huilan was right. Dong Xuebing should focus his attention on doing something for the people. That will be his foundation, and he can only win Hu Yiguo with a strong foundation!

Chapter 185 – The wolf is here!

The more Dong Xuebing wants to do something for the villagers, the more difficulty he had to face!

Today, Dong Xuebing was going through all the Hui Tian Village Station’s investigation and case records he got from the Bureau’s Office and Chu Feng. These were records of unsolved cases that happened in Hui Tian Village this year. One of the cases is about gambling and assault in a clubroom. Another case is someone’s dog had bitten someone and refuses to pay compensation. There is another case of drink driving and damaging a farmer’s field. These were not criminal cases and there were more than 20 of them. Dong Xuebing knew these cases were unsolved because the people involved have relationships or connections with the leaders in the various departments of the County government or bureaus. They are either friends or relatives of some leaders and used their connections to stop the investigations.

Dong Xuebing threw the records on the desk and rubbed his temples. He wanted to arrest all the culprits in these records for the villagers, but in China, connections are more important than anything else. This is the unspoken rule. If you don’t give those leaders’ faces, you will be in trouble and might even lose your job.

Ring, ring, ring…

Dong Xuebing took out his phone, and it was his mother calling.

“Xiao Bing, are you busy? I will just make things short. Old Zhuangzi’s younger son is bitten by a dog, and the police station is not doing anything against the dog owner.” Luan Xiaoping did not want to give problems to her son. But Old Zhuangzi is a close neighbor of them, and she needs to help them. “His leg is badly mauled by that dog… We don’t need the police to arrest the owner or what. But he should at least pay for the medical fees and compensate him some money.”

Dong Xuebing replied. “I know. Let’s talk about this another time.”

“What do you mean another time? You are a deputy Chief, and you don’t have the authority to look into this?”

“There are lots of things which you don’t understand. I will help you ask around, alright?” Dong Xuebing had just read about this case and knew the dog’s owner is a relative of the County’s Public Security Bureau Finance Department’s Deputy Section Chief. That’s why Liu Dahai and the officers did not handle it like other cases.

Connections!!! Dong Xuebing hated all these connections.

If Dong Xuebing were to punish these people harshly, he would offend the leaders, and if he let them off lightly, it will be unfair to the villagers. This is too disgusting!

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s office phone rang.

Liu Dahai barked. “Chief Dong, I don’t understand why the Bureau is not giving us our cash incentives. We got to settle our salaries ourselves, we got to pay for the PCs and office supplies ourselves, and we still have to settle the cash incentives promised to us, ourselves? The station is already penniless! How are we going to find the money? When I called the Finance department, they kept pushing me to someone else! What the f**k! If this carries on, I will quit! All my men are furious!”

Dong Xuebing frowned. “What cash incentives?”

“This is a program introduced last year as a form of encouragement. The officers who had good performances issued the most fines or made significant contributions will receive cash incentives. Every year, it is the bureau that hands out the budget for the station. Earlier this year, the Bureau’s Finances is tight, and the incentive is delayed for over a month. But now, other stations were given the incentives except for us.”

“What did the finance department say?”

“They said they still have not finish calculating the incentives and asked us to settle it ourselves. How can they do this to us? The officers from other stations had already received their incentives except for us.”

“Old Liu, don’t be so agitated. I remember we have just collected the money for the explosives? Use that money as incentives for your men first.”

Liu Dahai said: “You told us that the Bureau did not approve our procurement request, but those things cannot be delayed. This is why we had used all of the station’s money to procure those things, and the station does not any money left. I don’t even let our officers drive police cars. Why? Because the station is too poor to even afford petrol!” Liu Dahai was exaggerating, but Hui Tian Village Station’s finances are in terrible shape and the Bureau refuses to issue the money.

Dong Xuebing frowned. “Don’t worry about this. I will hurry them.”

Liu Dahai said. “Chief Dong, I am not angry with you today. I am in a bad mood because of those people from the Finance department. Do you know Police officers, Da Leng and Er Leng, the pair of twins from our station? They had solved a big case earlier this year, and Da Leng was injured in the course of duty. Their incentives should have been issued earlier. They have a younger sister who is studying in the university. All of her sister’s expenses are paid by her two brothers, and if they still don’t get their incentives, their sister might not continue her studies!”

Dong Xuebing knew the Finance department is one of the departments under Hu Yiguo. The other stations had received the incentives except for the station under Dong Xuebing. It was apparent the Finance department is making things difficult for Dong Xuebing!

Dong Xuebing was in a bad mood as he picks up the phone to call the finance department’s Deputy Section Chief Liu. “I’m Dong Xuebing. When will the incentives for the officers from Hui Tian Village Station be issued? The other stations had received their incentives a few days ago!”

Deputy Section Chief Liu knew Chief Dong will be calling him and had prepared an excuse. “Chief Dong, it is not that we are not issuing the incentives. Section Chief Wang, who does the tabulation of the incentives, still have not get back to us. How about you check with him?” Deputy Section Chief Liu pushes the blame to Deputy Section Chief Wang, who was also in the Finance department.

Dong Xuebing narrowed his eyes. “You are trying to push the blame to someone else?”

Deputy Section Chief Liu smiled. “I don’t dare. We really still have not finish calculating their incentives.”

After hanging up the phone, Dong Xuebing called Deputy Section Chief Wang. These people seem to have discussed this beforehand. Deputy Section Chief Wang said. “Chief Dong, we are doing our best to tabulate the incentives. Please wait for a few more days.”

“How many days?”

“I am not sure. Anyway, I will hurry my men to get the job done.”

Dong Xuebing can’t be bothered with him. Who knows how long his ‘a few days’ will last? He called the head of the Finance Department’s Wu Jun. “Section Chief Wu, your department is very efficient. Your men still know how to delay the officers’ salaries and incentives!”

Wu Jun smiles. “Are you talking about the incentives? Oh, two days ago, our PC had some problems, and we are now calculating their incentives. Chief Dong, Hui Tian Village Station, has the most money compared to the rest of the villages. They should be able to issue the incentives to their officers first. Please ask them to issue the incentives first, and we will transfer the money over another day. I hope you can understand.”

Dong Xuebing smiled. “The head of the department is still the best at finding excuses and pushing away responsibilities. You are really the best example for everyone at the grassroots level.”

Wu Jun had heard of Chief Xiao Dong’s sarcastic remarks and laughed to himself. “We also have our difficulties. Please be understanding.”

Dong Xuebing slammed the phone down!

Motherf**kers! Every one of them dares to step all over my head!! Rejecting our application for new PCs is fine. The incentives were promised to the officers by the bureau. How can they drag the payments?! Dong Xuebing did not call anyone else and did not look for Liang Chengpeng. He does not want to let Chief Liang or other leaders help him whenever he faces problems. Dong Xuebing will be looked down upon if he asks for help. He got to settle this by himself!

Dong Xuebing looked at the pile of records on his desk.

Settle this by ourselves? Fine! They are asking for this!

Dong Xuebing looked at his watch and grabbed all the case records and his bag. He walked quickly to the Bureau’s office and enter Hu Silian’s office.

Hu Silian got a shock and quickly walk over. “Chief Dong, just give me a call if you need anything. Why are you coming over?”

Dong Xuebing replied. “Sister Hu, is the Buicks MPV still around?”

“Yes, but the finance department said they need to use it today.”

Dong Xuebing nodded. “Give me the keys.”

Hu Silian smiled awkwardly. “Chief Dong, this… this is not right…”

The finance department had made things difficult for Dong Xuebing, and Dong Xuebing will not give them any face. He reached out his hand. “Ask them to look for me when they are here. Oh, I will be at the Hui Tian Village office for the next few days. Will there be any problem if I return the car a few days later?” Hu Silian didn’t dare to refuse Dong Xuebing and passed him the keys. This was the first time she saw Dong Xuebing being so overbearing.

Hui Tian Village.

When the car enters the station, Dong Xuebing noticed the gloomy expressions on the police officers’ faces.

“Since there are no incentives, why did the bureau promise us in the first place?! They are lying to us!”

“Your family’s financial condition is better than mine. My family is going to starve soon!”

“I think our money had been taken by those people in the finance department!”

“Shhh… I think that is Chief Dong’s car.”

The officers greeted Chief Dong after he alighted. Dong Xuebing nodded to them and noticed two very tanned officers looking identical. They were in their early 30s and should be the twins Liu Dahai told him earlier. Dong Xuebing asked. “You two is Da Leng and Er Leng?”

Da Leng never expects Chief Dong to know him. He quickly nodded.

Er Leng stood there, scratching his head and smiled at Dong Xuebing.

Dong Xuebing saw the torn and worn-out shoes they were wearing and knew Liu Dahai was not lying. These two brothers should be in poverty. “I heard you have a sister in University? Haha, where is her university and how are her results?”

Da Leng replied proudly. “She is studying in Fengzhou City. My sister’s result is outstanding!” The countryside is different from major cities like Beijing. It’s rare for these villagers to have a graduate in their families. When Da Leng remembered his sister’s situation, he asked worryingly. “Chief Dong, the… when will the incentive be issued? My sister does not have any money now. If I still don’t send her money, she will starve.”

Dong Xuebing did not reply to him and looked at Da Leng’s right arm, which was still wrapped in bandages. “Is this the injury you got earlier this year?”

Er Leng said: “My brother tried to restrain a robber and the robber took out a knife and attack him. He is lucky not to get killed. Station Chief Liu had applied for 2,000 RMB incentive for my brother, but… now…” Both Brothers had risked their lives for their younger sister. But in the end, they did not receive the incentive they were promised.

Dong Xuebing patted their shoulders. “Don’t worry. I am here to settle this problem.”

5 minutes later, Dong Xuebing found Liu Dahai. “Old Liu, thanks for working hard. Get all the officers, including those at home, over for a meeting now!”

Liu Dahai asked. “This…”

Dong Xuebing did not explain. “I will be waiting in the meeting room. I have some tasks for you all.”

The meeting room is a bigger office, and Dong Xuebing called Chu Feng to enter with him. He placed all the records on a table and asked Chu Feng about the details of each of them. Chu Feng was excited. He knew he had gained Chief Dong’s trust during the previous operation. He did not hold back and told Dong Xuebing everything he knew about those cases.

After a while, all the officers entered the room. Liu Dahai, Instructor Li Sanmiao, and Deputy Station Chief Chen Fa were also there.

This was not a big office, and there were insufficient chairs. Many officers could only stand at the back.

Dong Xuebing did not use the microphone and looked at everyone. “I know everyone here is very concern about your incentives. Yes. Our officers are risking their lives on the frontlines and work harder than anyone else. You all still don’t get overtime pay and face danger anytime. The only thing the bureau can repay to you all is incentives. But I need to tell all of you that I had spoken to the leader of our Bureau’s Finance Department. Their side has some problems and needs to recalculate your incentives. They will not be issuing the incentives soon!”

What Dong Xuebing said was demoralizing, and some officers were furious.

“They are doing this on purpose!”

“That’s right! How come the officers in other stations can get their incentive and not us?!”

Liu Dahai looked at Dong Xuebing speechlessly. He felt Dong Xuebing was trying to blow up this matter. “Keep quiet!”

Instructor Li Sanmiao added. “The bureau is facing some difficulties, and we should be understanding!”

Da Leng, who was standing at the back, shouted: “But who is understanding to us?!”

Dong Xuebing was pleased to see all the officers getting agitated. He was also furious and raised his hand. “Listen to me! The Finance Department head asked me to settle this ourselves. But I believe everyone here knows about our station’s financial situation. I just want to ask everyone if any of you have ideas?” The officers kept quiet. What ideas can they think of? Dong Xuebing looked at everyone and said: “Since you all don’t have any ideas, I have an idea!”

Liu Dahai, Li Sanmiao, and the officers were stunned.

Dong Xuebing threw the case records he organized earlier on the table. “Since the head of the Finance Department want us to settle this ourselves, then we will settle it ourselves! I will be assigned missions to each one of you. If you all can complete the missions, I promise that everyone will get their incentives immediately, and the incentives will be higher than what you all should be getting! Everyone here will get at least 500 RMB more!”

Huh? They can get their incentives and still get extra?

The officers got excited. “Chief Dong! What are the missions? We promise we will complete it!”

A few older officers and the leaders like Liu Dahai were not that naïve. There is no free lunch in this world. Is Chief Dong asking them to fight against the international drug trafficking ring?

Chu Feng was the only person there who knew what Chief Dong was going to do and smiled helplessly.

Dong Xuebing cleared his throat. “The missions are straightforward. Wang Mingming’s dog had bitten others and the villagers had called me to ask for help. I want 2 men to bring him back! Sun Dazhou had stolen many corns and damage the villagers’ farm. I need two men to bring him back! Zheng Xiaozhong went into a drunken rage and smashed a restaurant. He also assaulted some people. This case has been hanging there for two months! I want him brought back to the station! Also, the villagers had reported more than once about gambling activities in the Chess and Games Clubroom. Fights also occur there frequently. I will go there personally. Da Leng, Er Leng, and Chu Feng, you all will follow me!”

Liu Dahai, Li Sanmiao, and the officers were shocked!

Who is Wang Mingming? He is a relative of Deputy Section Chief Liu from the Finance Department! Who is Sun Dazhou? He is the son of an old comrade of a leader in the finance department! Who is Zheng Xiaozhong? He is Finance Department’s Deputy Section Chief Wang’s schoolmate! Finance Department’s head, Wu Jun, had invited to the opening of the Chess and Games Clubroom! The ones Dong Xuebing wanted to arrest were related to the Public Security Bureau! This is the reason why no one dares to touch them in the past! Chief Dong’s mission to the officers is to bring these people back?!

Chief Dong is… furious???

Liu Dahai immediately said. “Chief Dong, these cases are already over. Should we…”

Dong Xuebing replied emotionlessly. “Over? The villagers suffered losses, and some of them were injured, and those culprits are still scot-free! How can this be considered over?! Bring them back! I will answer if anything goes wrong!” Dong Xuebing looked at the officers. “During our previous operation, Old Zheng tried to leak our movements. I believe all of you have heard of this. I don’t want to see such things happening again! If anyone of you is caught leaking news of our operation, I will not let him off lightly!”

Da Leng replied excitedly: “Rest assure, Chief Dong! We will bring all of them back!”

Another officer added. “We will complete this mission and arrest every one of them!”

Many of the officers here have a strong sense of justice and these people with connections had been bullying the villagers. But because of the leaders from the bureau, the officers had to let them off. The officers’ anger against these people had been suppressed in their hearts and coupled with the finance department holding their incentives back, they were about to explode. Chief Dong had promised to answer if anything goes wrong and this was the breaking point! All the officers were determined to arrest these people!

Li Sanmiao sensed something was off and looked at Liu Dahai: “Old Liu!”

Liu Dahai had also made his decision. It was the finance department breaking the rules first. When they needed the officers’ help to stop the investigations against their friends and relatives, they just call up. But now, they are holding back the officers’ incentives! You all are asking for it! Liu Dahai saw Chief Xiao Dong will be facing all the pressure and decided to go all out. “Listen to Chief Dong! Arrest them!”

Dong Xuebing turns to Liu Dahai. “Old Liu, you are the Station Chief. You should be the one assigning the duties.”

Liu Dahai did not reject and start assigning the officers.

Although Dong Xuebing was forced to do this, this was also killing two birds with one stone. He was still thinking of ways to teach those people with connections a lesson for the villagers! After all the officers were assigned with tasks, Dong Xuebing said. “All of you know who you all are arresting? I don’t care which leader calls up! I want all of you to go by the book and bring them back today! Alright! Go!”

Liu Dahai walks over. “Chief Dong, I will go to the Chess and Games Clubroom with you.”

“Ok.” Dong Xuebing drove off with Chu Feng, Da Leng, and Er Leng towards the north.

Chess and Games Clubroom. People were playing mahjong inside, and it was crowded.

The owner of this Chess and Games Clubroom was introduced to Public Security Bureau Finance Department’s head, Section Chief Wu Jun, through a friend. He gave him some money and invited him over on the opening day. After that day, no police officers conducted inspections there, and the owner got bolder. He never expects the police would raid his clubroom suddenly. This clubroom is different from the ones in Beijing, where they use chips. The people here used cash to gamble and were caught red-handed!

The owner was stunned to see police officers entering the clubroom. “Officers, officers… this is a misunderstanding.”

Dong Xuebing points to the mahjong table in front of them. “All the money is on the table! What’s there to misunderstand? You are very daring to operate a gambling den so openly! Xiao Chu, confiscate all the money!”

Chu Feng nodded and went over to collect money from all the mahjong tables.

The boss doesn’t understand why the police officers decided to raid his clubroom so suddenly. “I know your Section Chief Wu Jun. I will call him now!”

Dong Xuebing looks at the owner: “I don’t care who you know! Do you know it is an offense to operate a gambling den? I heard fights occur here frequently! Do you think we will not do anything to you? Da Leng, Er Leng! Seal the shop!” Dong Xuebing turns to the owner. “Based on the regulations, your fine is 40,000 RMB!”

Liu Dahai was shocked. 40,000 RMB? What regulation has a fine of so much money?

Dong Xuebing was very firm because he knows that on the grassroots level, no one will talk about rules and regulations with you. That’s why Dong Xuebing decided to do as the Romans do. He must be unreasonable to suppress these people!

The owner was shocked when he heard the fine. He was only operating a small clubroom and take months to make 40,000 RMB! He quickly walked to the back of the shop and gave Wu Jun a call. When Wu Jun heard what happened, he was furious and immediately called Liu Dahai!

Liu Dahai looked at the incoming call but did not answer.

Dong Xuebing looks at Liu Dahai’s phone and smiles to the owner: “Section Chief Wu is calling to help you? Fine. Since he is calling, I must give him face! The fine is 50,000 RMB!” I went to look for you for the incentives and you pushed me to others? Now you want me to give you face?! Go to hell!

The owner was shocked. The fine was increased to 50,000 RMB?!

This time, Dong Xuebing wants to take care of these people and raise money for the station. The finance department had asked the station to settle their financial shortage themselves, and imposing fines on these people is a must! “You don’t want to pay the fine? No problem! Da Leng, bring the mahjong tables back to our station!”

Da Leng was overjoyed. “Yes, Sir!”

The owner immediately knows that this young man is the newly posted Deputy Bureau Chief and he is serious. “Wait… Wait… I will pay the fine!” He had spent a lot on the automatic mahjong tables and cannot afford the tables to be confiscated!

Back at the station, all the officers had returned.

One officer reported. “Chief Dong, Wang Mingming is brought back.”

Dong Xuebing patted his shoulders. “Good job! Bring me to him!”

Wang Mingming was locked up in an interrogation room. He was smoking and chatting happily with an officer.

Dong Xuebing saw him and was furious. He walked over and kicked Wang Mingming’s chair!

Wang Mingming had been rocking his chair and fell onto the floor from Dong Xuebing’s kick!!

Dong Xuebing stares at him. “Behave yourselves! Where do you think this place is? Ah? Hurry up and tell us what you did!”

Wang Mingming is furious. “You dare to hit me? Do you think I will not report you to the County’s Public Security Bureau?!”

Ring, ring, ring… Dong Xuebing looked at his phone. It was the Finance department’s Deputy Section Chief Liu. Wang Mingming’s relative. “Hello? Section Chief Liu? Are you looking for me?”

Deputy Section Chief Liu suppressed his anger and said. “Chief Dong, Wang Mingming’s case had been settled privately with the victims. Why is he arrested?”

About 2 to 3 hours, Deputy Section Chief Liu had pushed Dong Xuebing to someone else, and Dong Xuebing was someone who bears grudges. “Wang Mingming? Who is Wang Mingming? Section Chief Liu, I am only in charge of the coordination works of Hui Tian Village Station. I don’t interfere with their operations. You should ask someone else.”

“Chief Dong! You all…”

Dong Xuebing hangs up the phone before Deputy Section Chief Liu could finish. He looks at Wang Mingming. “You asked your dog to bite others and don’t even pay for their medical treatment. You have no respect for the law.” Dong Xuebing continued: “Your fine is 5,000 RMB, and you must pay it by today!”

Wang Mingming retorted. “5,000? Why? Rabies shot doesn’t cost so much!”

Dong Xuebing smiled and nodded. He turned to Chu Feng and said. “Go and investigate Wang Mingming. I want all his criminal records since the day he is born. If he doesn’t have any criminal record, go and investigate him in his village! If there is nothing against him in his village, go to the neighboring village! As long as anyone reports against him, his fine will be doubled!”

Wang Mingming was stunned. If the police were to investigate him in this manner, he would be in trouble even when he did not do anything wrong!

Chu Feng acknowledged and was about to leave the room/

Wang Mingming panics. “Wait! I will pay the fine! I will pay for it now!”

Dong Xuebing nodded. “Xiao Chu, half of the fine will be given to the victim as his medical fees and compensation. The other half will be kept by the station.”

Chapter 186 – Punishment!

Noon.

The Chess and Games Clubroom owner and Wang Mingming’s family members paid for their fines. Chief Dong was not giving anyone face, and they had no other choices. Dong Xuebing knew he should not interfere with the station’s operations and did not receive the fines personally. He handed everything to Liu Dahai. “Old Liu, contact the victims who had reported they were assaulted in the Clubroom and compensate them with a portion of the fines. Also, give half of Wang Mingming’s fine to Da Zhuangzi family.”

Liu Dahai replied. “Chief Dong, I think 500 RMB compensation is enough for Da Zhuangzi. Should we…”

Dong Xuebing frowned and look at him.

Liu Dahai smiled awkwardly. “The officers’ incentives…”

Dong Xuebing looked at Liu Dahai in his eyes. “I promised everyone that they will receive their incentives, and there are still a few criminals not brought back yet. Now, we must take care of the villagers first and not just think for ourselves. Old Liu, I will make myself clear. If anyone dares to touch the fines we collected, I will not let him off. I make sure he will not get his salary forever, let alone incentives!”

Liu Dahai doesn’t dare to say anymore. “Ok. I will monitor the collected fines personally.”

Knock, knock, knock. Chu Feng entered the room. “Chief Dong, Station Chief Liu, Sun Dazhou, who had stolen corns from the villagers, is brought back.”

Dong Xuebing laughed. “Did you see that? More fines are coming in.”

Liu Dahai smiled. “Sun Dazhou is arrogant. It is not easy to take his money.”

“Arrogant? Did he think he is above the law? Let’s go!”

When Dong Xuebing and Liu Dahai were entering the interrogation room, the dark complexion Sun Dazhou banged the table and stared at the officer. “Why are you arresting me? Ah? What crimes did I commit? Get your Station Chief here! I want to speak to him!” Sun Dazhou saw Dong Xuebing and Liu Dahai entering the room and stared at them. “Chief Liu, there are so many criminals out there for you to catch, why are you catching me? Ah? Did I offend you?”

The police officer in the room said: “You damaged the farms and stole corns…”

“Bullshit!” Sun Dazhou points at the officer. “Watch what you are saying! I will sue you for slander! I dare you to repeat it!”

Dong Xuebing was furious. You dare to be so arrogant in my turf? He stepped forward and gave Sun Dazhou a kick in his stomach. “Behave yourself!”

Sun Dazhou curled up in pain and looks at Dong Xuebing in shock. “You all dare to hit me?”

Liu Dahai shouted. “This is Bureau Chief Dong! You better show some respect!”

Sun Dazhou was furious. “Bureau Chief? Bureau Chief can just beat people up? Ah?”

Dong Xuebing sneered. “Sun Dazhou, do you know where this place is? You really think that you have some backings in the County Bureau, and you will be fine? Nonsense! You had committed a crime, and no one can save you! Are you the one who damaged Old Lu’s farm in the neighboring village? Did you steal more than a dozen corns from the nearby farms? It’s fine if you don’t want to admit it. We have evidence proving you are the culprit. The fine is 20,000 RMB! Bring it to me within an hour!”

Sun Dazhou retorted: “20,000? You all are robbing me! I did not steal anything! Why should I pay the fine?!”

“Alright. You don’t want to pay the fine?” Dong Xuebing turned to the officer. “Notify Sun Dazhou’s workplace and tell their leaders about him stealing from the farms. I want to see if they will still employ such people. After that, print out leaflets about his crimes and paste it all over his workplace and village. I want to see these leaflets on every empty space. Public toilets, lamp posts, noticeboards, etc. I want to see it everywhere! Go now!”

The officer drew a deep breath in. Chief Dong was too ruthless.

Sun Dazhou panics. Even if he doesn’t mind disgracing himself, his family members will be too ashamed to show up in public. “What are you all trying to do?!”

Dong Xuebing looked at him coldly. “Sun Dazhou, we are in a law-abiding society and don’t think that no one dares to touch you because you have some connections! You committed a crime and still dare to be so arrogant? Fine! I shall see who is more powerful! You or the Public Security Bureau! Chu Feng, bring Sun Dazhou to the most crowded place in his village with handcuffs on, while giving out the leaflets! I want to let his whole village know the consequences of committing crimes here!”

“Yes, Sir!” Chu Feng walks over with his handcuffs.

This was not according to the procedures, but it can really shame others. It is similar to public criticism several years back. Everyone in his village will be looking at him and knows what he did. This is too shameful! Sun Dazhou shouted: “I know your Bureau’s Finance Department’s Deputy Section Chief Wang!”

Liu Dahai silently shook his head. This is the reason why Chief Dong arrested you!

“Section Chief Wang?” Dong Xuebing took out his phone in front of Sun Dazhou and called Deputy Section Chief Wang, who is tabulating the incentives. “Hello, Chief Wang? My men had arrested a criminal by the name of Sun Dazhou. Haha, he says he knows you. Is he telling the truth?”

Deputy Section Chief Wang had received news of Sun Dazhou’s arrest and knew Deputy Section Chief Liu’s relative is also arrested by Chief Dong. Chief Dong even dares to ignore Deputy Chief Liu, let alone him. Although he was furious, he did not call Chief Dong or Liu Dahai, as he knows he will be ignored. But now, Chief Dong is calling him. Deputy Section Chief Wang replied. “Oh, he is the son of my old friend. Chief Dong, I know about the cornfield incident. He is drunk at that time. You should also know that alcohol can cause trouble.”

Dong Xuebing laughed. “Chief Wang, I must knock some sense into you. As civil servants, we should set an example for others. We cannot let these people off just because they are your relatives or friends. This is not helping them and harming them instead. Right?”

Deputy Section Chief Wang kept quiet.

Dong Xuebing continued. “Chief Wang, the PCs at your side had just broken down and you should be busy. I shall not bother you anymore. Leave Sun Dazhou to me. Alright, carry on with your work. The Finance department’s work is very important.”

Sun Dazhou heard the conversation and immediately know he is in trouble.

Dong Xuebing looked at Sun Dazhou. “Tell me, who else do you know?”

Sun Dazhou could tell that Dong Xuebing was determined to fine him. “I… I… will pay the fine.”

Dong Xuebing thought to himself. You should have said this earlier and stop wasting my time.

Soon, Zheng Xiaozhong, who was wanted for fighting, was brought back to the station. He seemed to know what was happening, or someone had notified him beforehand and made his confessions before the interrogation started. He called his family members to bring 20,000 RMB over to the station to pay the fine.

News of Chief Dong arresting and imposing hefty fines on those people with connections spreads in the villages and the villagers who were harassed and bullied by them received compensations. This was too shocking. All this while, the police station had been ignoring the villagers and why did they act suddenly? But all the villagers were overjoyed to hear about this. Some of the victims who had received compensation even bought gifts for Chief Dong’s relatives. Da Zhuangzi’s family also visited Luan Xiaoping to thank her personally.

4.30 pm.

It was less than 7 hours since Dong Xuebing announced the missions for the officers, and every task is completed. The fines and confiscated gambling money amounted to 91,000 RMB. After deducting the compensations and medical fees to the victims, Hui Tian Village Station still has more than 60,000 RMB. This amount might be nothing to the stations in the cities, but in the rural village, it is a significant amount!

Liu Dahai and Instructor Li Sanmiao salivate as they looked at the money. They had collected almost 100,000 RMB in a day and what if they do this continuously for a month? The station can afford a few more patrol cars!

Dong Xuebing immediately asks Liu Dahai to call for a meeting.

“You all had shown me how powerful our Hui Tian Village Station today! All of you had worked hard!” Dong Xuebing continued. “I know all of you do not want to listen to long speeches and I shall not say anything meaningless. Alright! Now, we will give out the incentives as promised. Come up when your name is called!”

Liu Dahai and Deputy Station Chief Chen Fa had prepared the incentives in envelopes.

“Da Leng!” Liu Dahai called the officer who had made the most contributions first.

Da Leng walked forward excitedly to receive the envelope. He turned around and start opening the envelope. He and his brother are honest and straightforward people and do whatever that comes to their minds. But when Da Leng saw the thick stack of RMB, he was stunned. He turned around and asked. “Why is there so much more?”

Liu Dahai laughed. “This is the incentive given out by Chief Dong for everyone’s performance today.”

Dong Xuebing said loudly. “I had never worked as a frontline officer before, but I know how tough it is. This incentive is decided by Station Chief Liu, Instructor Li and me. Every one of you will get an additional 1,000 RMB on top of the two months’ incentives. This is what you all deserve!”

1,000 RMB more?!!

All the officers jumped up with joy. Many of them did not even get 1,000 RMB incentives! This is a significant amount to them, especially Da Leng and Er Leng!

Da Leng’s eyes turned red. He finally got enough money to send to his sister. “Thank you, Chief Dong!”

Clap… the officers start clapping excitedly. “Thank you, Chief Dong! Thank you, Station Chief Liu! Thank you, Instructor Li!”

That night, many village bullies with connections remained indoors. They were worried as they don’t know if they will be the next person who will get arrested. They saw Chief Dong leading his officers to arrest people and issuing fines in the day, and they were ruthless like wolves! The wolves are coming!!!

Chapter 187 – Still refuse to release the incentives?!

The next morning.

Birds were chirping in the Luan family’s courtyard. Dong Xuebing walked out of his room and yawned. He slowly brushed his teeth and went to the northern room to have breakfast. These few days, he planned to organize the work in the station, and he did not return to town. Last night, he had dinner with the officers and returned to his grandmother’s house.

During breakfast, Dong Xuebing’s Uncle’s wife said. “Xiao Bing, you had helped the village a lot since you returned.”

Dong Xuebing’s uncle added. “That’s right. Those bullies thought they can do whatever they want because they know some leaders. They are all arrested eventually!”

Dong Xuebing’s Second Aunt looked at him worryingly. “Xiao Bing, you must be careful. Those people might harm you.”

“I know.” Dong Xuebing peeled an egg for his mother.

Luan Xiaoping was grinning the whole morning as her son had made her proud. She had returned to the village yesterday afternoon and heard about what her son did from fellow villagers. They were praising her son for being impartial. Not only Wang Mingming, who let his dog bite others, was arrested, Dong Xuebin also settled old unsolved cases. Luan Xiaoping is also a righteous person and was relieved to know her son is a good official that helps the villagers.

Dong Xuebing’s Uncle said to him. “The County Public Security’s Finance Department Section Chief Wu Jun’s wife is also from Hui Tian Village. I heard his wife’s brother is a bully in his village and goes around hitting, robbing people, and harassing women. He did all sorts of bad things, but until now, he did not even enter the police station once.” Dong Xuebing’s Uncle had heard Dong Xuebing’s operations yesterday was targeting the people related to the Finance Department and wanted to provide some information to him.

Dong Xuebing’s First Aunt frowned. “You are talking about Da Wang Village’s Dan Dalei? That guy is really a tyrant!”

Luan Xiaoping looks at her son. “Xiao Bing, I also heard a lot about this guy. You should also catch him.”

Dong Xuebing was sweating. There are limits to what he can do, and if he goes overboard, there will be problems. This was why Dong Xuebing did not go all out on those people yesterday. Since he had achieved what he wanted and showed his power, the Finance Department should be releasing the officers’ incentives. He does not need to show his authority anymore. The Chief of the Finance Department is an important position and Dong Xuebing still must give him some respect. If he arrested Wu Jun’s Wife’s brother, they would fall out entirely. There is no reason for Dong Xuebing to create so many enemies now.

After breakfast, Dong Xuebing drove to the station.

As he enters the station, Dong Xuebing saw Deputy Station Chief Chen Fa and the station’s officers standing in pairs practicing unarmed combat. Today, the officers were different from the past few days. They were bursting with energy. To many of the officers, their goal is to improve their family’s life. That’s why after getting their incentives yesterday, Dong Xuebing had earned their respect and trust.

“Chief Dong!”

“Good morning, Chief Dong!”

All the officers greeted Dong Xuebing when they saw him.

Dong Xuebing smiles as he alighted from his car and walked toward them. “Morning training? This is a good activity. Who is the one that organized this?”

Chen Fa walks over. “It is Chief Liu who suggested this. We train once per week.”

Dong Xuebing nodded and thought for a while, before taking off his jacket. “Come, let me try. Who is willing to spar with me?”

The officers looked at each other without saying a word. Everyone knew Chief Dong was a graduate from a regular university and not from the Police School. When he was with State Security, he was also an admin staff. Moreover, Chief Dong was not big sized or fit, and they felt Dong Xuebing might even have problems firing firearms, let alone sparring. All the officers were worried that they might injure Chief Dong during the sparring session.

Dong Xuebing laughed when he saw everyone keeping quiet. “Er Leng, come out!”

Er Leng scratched his head and said: “Chief Dong, I am afraid that…”

Dong Xuebing laughed. “It’s fine. I will not get back to you if I am injured by you. Hahaha.”

Er Leng hesitated, but still step forward. “Then… Please be careful.”

Chen Fa quickly signals to Er Leng, asking him to hold back his strength.

Although Er Leng is an honest and simple man, he still knows what to do. He held back and slowly take a step back when Dong Xuebing charges towards him. But Dong Xuebing even fails to hit him. Er Leng instinctively gave a punch towards Dong Xuebing’s side. He had purposely slowed down his attack speed, but it was still a strong punch. Dong Xuebing raises his arm to block it, but he was pushed back several steps!

Chen Fa gave Er Leng a stare. Why didn’t you use less strength? You are making Chief Dong embarrass!

Er Leng was frustrated. He had already held back a lot, but who would expect Chief Dong to be so weak?

Now, everyone can tell Chief Dong does not have any combat skills. Chu Feng and some other officers were watching from upstairs, smiling to themselves. But this was not a surprise to the officers. Chief Dong is an educated man and his strength is his brains. Also, Er Leng is too muscular and had been fighting with criminals for years. It is normal for Chief Dong, a fresh graduate to lose to him.

Dong Xuebing did not use BACK. This is only a practice, and he also wants to increase his combat skills, as this will come in handy in the future. “Alright. You are good. Come, let’s practice a few more moves.”

Er Leng scratches his head. He had no choice but to hold back more.

After a few more rounds, Dong Xuebing noticed where he was lacking. He lacks strength, combat awareness and had slow reactions. At the end of the training, Dong Xuebing was panting as he patted Er Leng’s shoulder. “Not bad… let’s practice more in the future.”

Er Leng is not willing to spar with Dong Xuebing as he had to watch out not to hurt him and got to hold back.

One of the officers said. “Chief Dong, you are good!”

Dong Xuebing laughed and looked at the officer. “You… are you mocking me? If Er Lend did not hold back, I could not last so many moves.”

Chen Fa laughed. “Chief Dong is from a normal university, and his skills are already much better than ordinary people.”

Dong Xuebing smiled and waved his hand. He turned around and saw Liu Dahai watching their practice in front of the main building. “Old Liu, I heard you suggested this training. Come, let’s have a sparring practice.”

Liu Dahai quickly refuse. “I cannot win you at sparring.” He was also afraid that he would hurt Chief Dong.

Dong Xuebing points at him. “You all stop flattering me. Hahaha.”

Liu Dahai smiles. “Chief Dong, I need to discuss something with you.”

“Let’s go in first.” Dong Xuebing wiped his sweat and return to his office with Liu Dahai.

Liu Dahai said as he enters the office. “I called the Finance Department this morning, and Deputy Section Chief Liu said that he had tabulated the officers’ incentives. Should we call Section Chief Wu Jun to ask him to release the incentives? Although we had given the officers their incentives yesterday, our station has no more money. If the money is not in, we won’t be able to operate.” Liu Dahai knows the Finance Department tabulated the officers’ incentives so fast is because of Dong Xuebing. Now, no one should dare to drag the payments.

Dong Xuebing nodded. “Alright. Let me check with him.” He picks up the phone and calls Section Chief Wu Jun.

The few Deputy Section Chiefs of the Finance Department were scared of Dong Xuebing because of what happened yesterday. They realized Chief Dong has power in hand, and it is unwise to go against him even when this is ordered by their higher-ups. Hu Yiguo, Wu Jun, can afford to go against Dong Xuebing, but not them. That’s why they went to Wu Jun in the morning. Deputy Section Chief Wang told Wu Jun that he had finish calculating the officers’ incentives and Deputy Section Chief Liu suggested to transfer the incentives to Hui Tian Village Station.

Wu Jun’s face turns black and felt these people are useless!

Ring, ring, ring. Wu Jun looked at the number and waved to his deputies to leave. “Hello, Chief Dong?”

Dong Xuebing smiled. “Chief Wu, I heard the incentives are tabulated.”

Wu Jun replied. “Yes. It is completed this morning.”

“Will you all transfer the money to us today?”

“… I’m afraid not.” Wu Jun laughed.

Dong Xuebing heard his reply, and his face changed. “What do you mean?”

Wu Jun said. “Hui Tian Village Station had settled the incentives themselves, and recently the bureau is short on budget. We have other uses for the money in our account, and the incentives will not be sent to your side for the time being. Chief Dong, please wait for a few days until our finances are not so tight.” The owner of the Chess and Games Clubroom is not closely related to Wu Jun and it doesn’t matter to him whether if the owner is fined or not. Wu Jun also knows that Bureau Chief Liang does not wish to see his men getting along well with each other, as this will be hard for him to maintain control in the bureau. Since the higher-ups did not say anything, Wu Jun decided to hold the money for a few more days. If he releases the funds after what Dong Xuebing did yesterday, people will think that he is afraid of him. He was also not lying when he said the bureau’s finance is tight.

Dong Xuebing felt his patient is running out. “Chief Wu, are you sure?”

Wu Jun replied. “Chief Dong, my side really has some difficulties.”

Dong Xuebing had wanted to give Wu Jun face, but he was too much!

Fine! You are the one who wants to embarrass yourself!

After hanging up, Dong Xuebing looks at Liu Dahai. “Old Liu, get your men to bring Dan Dalei back!”

Chapter 188 – Rage!

Arrest Dan Dalei?

Liu Dahai heard this and knew Dong Xuebing and Finance Department’s head, Section Chief Wu Jun’s negotiation had failed. Wu Jun is still refusing to release the incentives. All other stations had gotten the incentives for their officers except for Hui Tian Village Station. This is too much, and Liu Dahai was furious. But he still maintained his composure. “Chief Dong, Section Chief Wu’s brother-in-law is Da Wang Village’s tyrant and the village is located next to the Gold Mine. Many of the mineworkers and hooligans there are his men. We had wanted to arrest him in the past, as he had been getting into fights and harassing women. But the two officers who went to arrest him were beaten up by the hooligans. In the end, he was not arrested. He… he is not easy to deal with.”

Dong Xuebing asked seriously. “He attacked our officers?”

Liu Dahai replied. “I heard he even broke a villager’s two legs. There is nothing he doesn’t dare to do.”

Dong Xuebing was furious. “What sort of Station Chief are you?! Ah? Why didn’t you report this to the County?”

“I reported a long time ago, but the County Bureau did not reply and this matter is forgotten.” Liu Dahai knew Wu Jun and Hu Yiguo were close and this is the reason why the County Bureau did not act.

Dong Xuebing banged his desk. “These bastards! They must be severely punished! They are too lawless! They think they can do whatever they want because someone is protecting them? Old Liu! Get the best fighters from our officers and bring guns along! We will go and arrest them! I will answer if any problem arises!” Dong Xuebing did not expect this to be so serious. His mother and Uncle had told him about Dan Dalei is a bully, but they did not say to Dong Xuebing about them assaulting police officers and breaking a villager’s legs. Damn! This Wu Jun and Dan Dalei is too much!

Liu Dahai gritted his teeth. “Yes! I will make the arrangements!” Liu Dahai has no more worries after hearing what Dong Xuebing said. The officers beat up by Wu Jun’s brother-in-law are very close to Liu Dahai, as they were from the same hometown. He had wanted to arrest Dan Dalei a long time ago.

“Who is the officer in charge of Da Wang village?”

“It’s Xiao Zhang.”

“Ok. Ask him to scout the village and let me know Dan Dalei’s location! Remember, I don’t want this operation to be leaked!” Dong Xuebing did not want to enter the village and arrest Dan Dalei openly. If they clashed with the villagers or the hooligans, things would be blown out of proportion. This operation must be conducted secretly.

The station officers start to move.

Xiao Zhang has some connections in the village and got Dan Dalei’s location fast. Dan Dalei is drinking with friends in a small restaurant near the village’s entrance. He was only with 2 of his friends and this is the best time to arrest him. Dong Xuebing ordered his officers to get ready and boarded the station’s van. Liu Dahai and Chen Fa got into Dong Xuebing’s Buicks MPV together with Dong Xuebing.

Da Wang Village.

The village is surrounded by mountains, and it was misty.

7 to 8 officers alighted from the van, near to the village’s entrance. Dong Xuebing instructed: “The restaurant is over there. You all must act fast. After you all arrested him, bring him back to the station immediately. If necessary, you all can draw your guns. But try not to open fire unless necessary.” Once a shot is fired, this matter will not be resolved, and this is not what Dong Xuebing wanted. The only people armed were Liu Dahai, Chen Fa and an officer. The rest of the officers are not armed, including Dong Xuebing. Dong Xuebing’s personal issued gun is still in the County Bureau and he did not have time to go back to retrieve it.

After giving out the instructions, the officers boarded the van again.

Zoom… the van and Buicks MPV sped into the village and came to a screeching stop in front of the restaurant!

The doors opened. Dong Xuebing and Liu Dahai kicked the doors of the restaurant opened and entered with their men.

There is only a table of customers in the restaurant. Before this operation, Dong Xuebing had read Dan Dalei’s criminal records and saw his photo. Dong Xuebing recognized him immediately. Dan Dalei was drinking beer with two hooligans.

“Don’t move! Police!”

“Dan Dalei! Come with us!”

Dan Dalei and the two hooligans were surprised to see the officers entering the restaurant, and after a while, they started laughing. Dan Dalei raised his mug and waved at the officers arrogantly, before gulping it down. “Mr. Policemen, did you all make a mistake? You want me to follow you all back to the station? I am a law-abiding citizen. Other than stepping on a few ants along the streets accidentally, I did not commit any crimes!”

One of the hooligans laughed and raised his mug. “Brother Lei, let’s have a toast!”

Dan Dalei knocked that hooligan’s mug. “Bottoms up! Just ignore them.”

This group of people is too arrogant. They think they are above the law and all this while, no one can do anything to them. The few officers looked at Dong Xuebing and Dong Xuebing said coldly. “Why are you all looking at me for?! Handcuff Dan Dalei and bring him back!”

The few officers surrounded Dan Dalei immediately.

Dan Dalei’s face turns cold and puts down his mug. “Who dares to arrest me?!”

Dong Xuebing laughed. “If I don’t know you are a hooligan, I would have thought you are Wu Jun.”

One of the hooligans stood up and points to an officer. “Try touching Brother Lei, I will kill you!”

The officers ignored the hooligan and went over to pin Dan Dalei down on the table. One of the officers handcuffed him!

Until now, Dan Dalei was still smiling coldly. “Fine. You all got the guts to arrest me. I want to see how you all are going to bring me back!”

Dong Xuebing gave him a slap on the back of his head. “Don’t blink and open your eyes wide.”

Dan Dalei was escorted out of the restaurant in cuffs, and the villagers saw it. They were shocked and were jumping with joy in their hearts. Dan Dalei had been creating havoc in the village over the past few years. Many of the villagers were bullied by him and dare not retaliate. Everyone knew Dan Dalei have connections and still have a group of hooligans as subordinates. But the villagers remembered the previous time the police tried arresting him, he and his hooligans beat up those officers, and continue as if nothing had happened!

Suddenly, Chu Feng, who was on watch outside, ran over. “Chief Dong!”

Dong Xuebing frowned. “What’s wrong?”

Chu Feng was panting as he points to the entrance. “That group of hooligans is here. There are about 20 of them and all of them are carrying poles.”

Dong Xuebing tensed up and turns to Liu Dahai. “Quick! Get Dan Dalei into the car and go back to the station!”

But when the officers boarded the van and MPV, the group of hooligans ran over. They outnumbered the police officers by more than 3 times. The hooligans quickly surrounded the vehicles, and they were armed with poles and knives. One of the hooligans is holding a police baton. “Bastards! Release Brother Lei immediately! No one is allowed to leave!”

“Release him! Release him!”

“That’s right! We will kill you all if you don’t release him!”

“Police can arrest anyone they want? Brother Lei did not commit any crimes! Release him!”

Dan Dalei laughed coldly in the van and gave a provoking look at the Buicks.

Dong Xuebing sat in his MPV quietly. Liu Dahai knew this matter had become serious and frowned. He doesn’t know how to settle this mess. “Chief Dong, that bald guy leading the hooligans is also Wu Jun’s relative. His name is Dan Dabing and is also Wu Jun’s brother-in-law. Although he is not wanted for anything, he is mixing with Dan Dalei and the hooligans all the time. All the hooligans here are under these two brothers.”

Dong Xuebing nodded. “Section Chief Wu has good relatives.”

Liu Dahai asked. “What should we do now?”

Dong Xuebing thought for a while. “Fire a warning shot! I want to see who dares to stop us!”

Liu Dahai felt this was the only solution and looked at Chen Fa. Chen Fa nodded and drew his gun. He did not alight for the car and fired a shot towards the sky from the window. “Police! Get away from us, or we will shoot!”

The hooligans stirred.

Dan Dabing looked at the hooligans and cursed. He swings his baton at Chen Fa’s arm, which is outside the window, holding the gun. Bam! The baton landed on Chen Fa’s arm and he shouted out in agony. Luckily, he did not loosen his grip on his gun and quickly retrace his arm back into the car!

Dong Xuebing saw the hooligans attacking police officers so openly and was furious. “Old Chen, did they fracture your bone?”

Chen Fa was sweating as he replied. “My bone is fine. F**k, these bastards!”

Dan Dabing laughed. “Bros! Don’t be afraid of them! They don’t dare to shoot us!”

The hooligans were worked up and waved their weapons. “Release him! Release him!”

Dong Xuebing took out his phone and called Wu Jun. Wu Jun had also received news that Chief Dong had led a team of officers to arrest his brother-in-law. He was furious at first, but after that, he laughed. Dong Xuebing really dares to arrest anyone he wants. Didn’t he find out how influential Dan Dalei is in the village? When he saw Dong Xuebing calling him, he smiled and answered. “Chief Dong? Is there anything you need with me?”

Dong Xuebing narrowed his eyes. “Section Chief Wu, as a leader with the County Public Security Bureau, what have you taught your relatives? Ah?”

Wu Jun replied coldly. “What are you talking about?”

“Your brother-in-law had committed several crimes in the village, and I had arrested him. But his brother and his men had surrounded our police vehicles and assaulting us. They even hit Station Chief Chen. Section Chief Wu, these are your relatives? How can you allow your relatives to do such things?”

Wu Jun replied. “Stop talking nonsense. I seldom mix with my wife’s family. What have they got to do with me?”

“You still dare to avoid responsibility? Fine. Even if this got nothing to do with you, I want you to call Dan Dabing to ask him and his men to get lost!”

Wu Jun said. “Chief Dong, I said I have nothing to do with them, and it is beyond my control.”

Everyone is biased, but there should be a limit. Dong Xuebing will also side with his friends and relatives, but there should be a bottom line. If his friend committed murder, Dong Xuebing will also not allow them to get away. This is a matter of principles, and Dong Xuebing hated people like Wu Jun, who have no principles. “Your relative had assaulted police and you want to ignore it? Are you trying to cover this up? Can I report this to the higher-ups?”

Wu Jun got mad. “Chief Dong, don’t put words in my mouth. I got nothing to do with this… Fine… I will try to speak to them.”

Wu Jun also don’t want things to get out of hand, but he also does not want his brother-in-law to be arrested by Dong Xuebing. If Dan Dalei is arrested by Dong Xuebing, who knows how many crimes he will be charged with? Furthermore, this will be a disgrace to Wu Jun. Wu Jun did not ask Dan Dabing and his men to leave. Instead, he asked them to not go overboard. After that, Wu Jun called Dong Xuebing. “Chief Dong, I tried to persuade them, but they refuse to listen.”

Dong Xuebing knew what Wu Jun was up to, and his blood was boiling. “Section Chief Wu, there is also something you cannot achieve?”

“Why don’t you just release Dan Dalei? It is not a big deal anyway. Fighting is common, and is there a need to cuff him and bring him back? Chief Dong, don’t make the matter worse.”

“More than a dozen villagers had reported against Dan Dalei. He is also involved in assaulting police officers and others. How can this be considered a small deal? Section Chief Wu, you are really a good officer and role model for our Public Security. I must organize my men to learn from you!”

Dong Xuebing is also considered Wu Jun’s leader, and Wu Jun did not argue with him. “I still have some work. Bye.”

Dong Xuebing did not know what Wu Jun said to Dan Dabing, but the hooligans were getting more out of hand. They started kicking the van! Although Wu Jun had told Dan Danbing not to go overboard, seeing the officers hiding in their vehicles made him braver. All this while, the Dan brothers had been doing whatever they want in the village and no police officers dare to do anything to them. So, Dan Dabing raised his baton. “Brothers! There is no point in talking to them. If we don’t use force, they will not release him! Let’s smash this van and save Dalei!”

The atmosphere becomes tense!

Dan Dabing was not afraid of anything and hit the van with his baton. Bang! The van’s windshield was smashed. This was an old van, and it is not using laminated glass. The windshield shattered from the impact and the police officer in the front got a deep cut above his brows!

Dan Dabing roared: “Smash these vehicles up!”

Bang! Bang! The hooligans started kicking and smashing the windows!

About 10 seconds later, another officer is injured!

Liu Dahai, who was in the MPV, behind the van, was anxious and furious. “Chief Dong, let’s release Dan Dalei first! If this carries on, something bad will happen!”

Chen Fa was unwilling to let him go, but he said: “We can arrest him another time! There are plenty of chances!”

Dong Xuebing looked at the hooligans smashing up the police van. “Another time? If we can’t arrest him today, he will escape! Even if he doesn’t escape, it will be harder for us to arrest him again! Old Liu, Old Chen, how can you swallow this? I will not let our officers bled in vain! I will not let the villagers suffer in silence! I must arrest Dan Dalei today!”

Liu Dahai mumbled: “But the situation now…”

Dan Dabing saw the police officers not doing anything and laughed. “Smash up this van into pieces!”

Dong Xuebing looked at the hooligans and turned around. “You all remain in the vehicle! Don’t go out!” After that, he alighted from the MPV.

Liu Dahai was stunned. “Chief Dong! Don’t go out! It is dangerous!”

Chen Fa tried to pull Dong Xuebing back but failed. “Chief Dong!”

A hooligan laughed and points to Dong Xuebing. “Hey, hey! Their leader had come out!”

Dan Dabing waved his hand, and the hooligans stopped hitting the van. Everyone turned and look at Dong Xuebing, before surrounding him. Chu Feng, Da Leng and the rest of the officers were stunned. Why did Chief Dong get off his vehicle? Is he going to reason out with these hooligans? They will not listen! Chief Dong is putting himself in danger!

Chu Feng, Liu Dahai, and the rest wanted to alight from their vehicles. They will fight it out with these people. Worse come to worse, they will open fire!

But Dong Xuebing looked at them calmly. “Remain in the vehicles! No one is allowed to come out!” No one in Yan Tai County understands Dong Xuebing. Dong Xuebing is an overprotective leader towards his subordinates. Now, so many of his men were injured and there were too many hooligans. The officers will lose even if all of them alighted from the vehicles. Dong Xuebing decided to face the hooligans himself as he doesn’t want to see any more of his men getting injured.

Dan Dabing laughed. “Alright! You have guts!”

Dong Xuebing rolled up his sleeves. “I am not as daring as you all. You are Dan Dabing? Wu Jun’s relative? Haha, fine… you had damaged police vehicles, resist arrest, and assaulted a police officer. Today, not only Dan Dalei will be arrested, but you will also not escape! You two brothers have never entered a police station before? Ok! I will let you two experience how it feels to enter a station!”

Dan Dabing laughed arrogantly and signaled to one of his men.

One of the hooligans, standing behind Dong Xuebing, saw the signal and rushed forward with his metal pole rise. Bam! The pole landed on Dong Xuebing’s shoulder! It was a sneak attack from the back!

Chu Feng and the officers in the van shouted. “Watch out!”

“Behind you!”

But it was too late. Dong Xuebing shouted and kneeled on the floor with blood trickling down from his shoulders.

“Chief Dong!”

This hit infuriated Dong Xuebing, and he did not care if things will go out of proportion!

BACK 4 seconds!

Everything flashed!

“Watch out!”

“Behind you!”

Chief Dong had practiced unarmed combat with Er Leng at the station this morning and all the officers knew he is not good at fighting. He might not even win if he is facing that hooligan on one, let alone a sneak attack from the back. All the officers were anxious and felt Chief Dong was too reckless to face the hooligans alone.

But the next moment, everyone was shocked!

That hooligan raised his metal pole above his head and swing it down. But Dong Xuebing seems to know what was happening behind him without turning his head. He could even predict where the pole will land. Dong Xuebing turned his body to his side, dodging the pole, and he reached out to grab the pole while giving a kick to that hooligan’s balls!

That dyed hair hooligan released his weapon as he covered his privates in pain.

Dong Xuebing grabbed the pole and swing it coldly at that hooligan’s face without holding back!

Wham!

There is a deep cut on the hooligan’s face from the impact, and he dropped onto the floor motionlessly!

No one expected Dong Xuebing to be so good at fighting and were shocked!

Dong Xuebing slowly took out his packet of cigarettes from his pocket and lit one. “Who’s next?”

Dan Dabing’s face changed as he saw his man lying there motionlessly. “Go!!” This time, two hooligans rushed forward!

Chu Feng, Liu Dahai, and the rest knew it is hard to face two opponents at once, and they wanted to get off to help.

But Dong Xuebing stared at them coldly. “No one is allowed to get off the vehicle!”

Liu Dahai shouted: “But…”

As they were speaking, the two hooligans rushed forward with wooden poles. One of them swung his pole towards Dong Xuebing’s upper arm and Dong Xuebing blocked it with his metal pole. But his other side was exposed, and the other hooligan hit his Xuebing’s waist with his wooden pole!

Damn!

Dong Xuebing had accumulated 4 minutes of BACK over the past few days. From his practice, he realized that it is hard for him to win if he fought barehanded, even with his powers. He still does not have enough stamina and strength. But with a weapon and his power, Dong Xuebing will become very scary. That’s why he dares to face the hooligans alone!

BACK 2 seconds!

The moment time returned, Dong Xuebing moved. He used his metal pole to block the first attack and gave a kick to his other side! The other hooligan who was swinging his pole when he was kicked. Dong Xuebing used the momentum from blocking the first attack and swing it towards the kicked hooligan, hitting him on his chin. Blood and teeth flew out of that hooligan’s mouth and he fainted as he lands on the ground!

“Lao Wu!!!” The hooligan behind got furious and feint with his weapon, and landed a punch on Dong Xuebing’s face!

Dong Xuebing could taste blood in his mouth and cursed!

BACK 3 seconds!

This time, Dong Xuebing did not avoid that feint and swung his metal pole. Cracked! The hooligan’s wooden pole broke, and Dong Xuebing used more strength to swing his metal pole at the hooligan. The metal pole landed on that hooligan’s arm and the arm was bent at an awkward angle. His arm should be broke. But Dong Xuebing was not satisfied. He clenched his fist and gave a punch to his face with all his strength! That hooligan flew back and landed on the ground unconscious!

Dan Dabing was stunned as he saw Dong Xuebing finishing 3 of his men within seconds. He rushed forward with his baton. “Get a few men to stop the van from moving off and the rest attack!” At least 6 to 7 men were attacking with Dan Dabing. Dan Dabing knew Dong Xuebing could fight well, but with so many people attacking him at once, he will never escape!

It is a tough fight for Dong Xuebing!

There were too many opponents, and Dong Xuebing could not retaliate. The moment he attacks, the hooligans will give him a heavy blow! His arms, thighs, face were hit within seconds, and almost passed out. Dan Dabing’s police baton was the most painful and he had used all his strength in every hit!

Dong Xuebing was furious. Under Wu Jun and Hu Yiguo’s protection, these people had gone crazy. They did not care about the consequences and dare to attack police officers in broad daylights! If this carries on, who knows what they might do in the future?!

These bastards!

BACK 30 seconds!

Dong Xuebing returned to the time before he was attacked by 6 to 7 people and saw one of the hooligans running towards him. Dong Xuebing knew he will throw a brick towards his stomach from a distance, and he immediately sidestep when the hooligan’s hand moved. He avoided that brick successfully and moved forward, swinging his metal rod. The metal pole hit that hooligan on his mouth and his lips split from the impact.

The next moment, Dan Dabing and two other hooligans got closer!

Dong Xuebing did not continue attacking and used BACK to try to dodge their attacks!

BACK 3 seconds!

BACK 2 seconds!

BACK 5 seconds!

After using BACK 6 times, Dong Xuebing finally got a chance. He dodged a metal rod and got out of the center. At the same time, he swings his metal rod with both his hands towards his left. Bam!!! Dan Dabing stares in disbelief, as he covered his arm and fell to the ground. Dong Xuebing will not let him getaway. He stepped forward and hit Dan Dabing’s leg with his metal pole. He heard a loud crack and knew he had broken Dan Dabing’s leg!

Dan Dabing shouted in pain: “Kill him! I want him dead!”

Bam! Bam! Dong Xuebing suffered two hits on his back and shouted BACK 3 seconds. He immediately dodges the two attacks from his back and swings his metal pole on Dan Dabing’s other leg. Crack!!! Dong Xuebing had broken both of Dan Dabing’s legs!

Chapter 189 – We can get money this way?!

Da Wang Village. The entrance of the small restaurant.

2 out of the 6 to 7 people attacking Dong Xuebing had dropped onto the ground. Together with the 3 people who were knocked out earlier, Dong Xuebing had beaten 5 people ruthlessly. They were so severely injured that they will take at least 1 to 2 months before they can get off the bed. On the other hand, Dong Xuebing did not suffer any injuries and his opponents did not even touch him.

Dan Dabing, whose legs were broken, was rolling on the ground in pain. “Go! Argh!!! Kill him!!!”

The hooligans were blinded by anger and rushed forward with their poles!

Dong Xuebing was exhausted but still managed to face them. After the training at the State Security Party School, Dong Xuebing started to train his stamina. Now, he got to face 5 opponents, and he ran diagonally towards them. He tried to face one person at a time. Swoosh! The hooligan in front was holding a small knife and he swings at Dong Xuebing’s face. The second person besides that hooligan had his pole raised above his head. Dong Xuebing quickly dodged to his side to avoid the knife but was hit on the neck by that pole. He immediately felt giddy from that hit and sharp pain in his forearm. He looked down and saw the small dagger impaled in his arm!

The hooligans saw their hits landed on Dong Xuebing and started laughing!

Dong Xuebing quickly shouted BACK 4 seconds!

Everything flashed before his eyes, and the hooligan with the knife was swinging at him!

Dong Xuebing quickly swing his metal rod. Since he knows where that hooligan is attacking, retaliating first is the best solution. He attacked that hooligan’s legs, but the hooligan with the knife reacted fast and step back to dodge Dong Xuebing’s attack. After Dong Xuebing missed, he sneered and move forward to stab Dong Xuebing in his shoulders. Blood spurt out!

This was the first time Dong Xuebing experienced the other party changing their movement after using BACK. This was because he had moved differently from the previous time, and his opponent reacted to his actions!

Damn! BACK 3 seconds!

Time returns to the time when the hooligan swings his knife at Dong Xuebing!

This time, Dong Xuebing did not attack or dodge. He waited for the knife to get closer and tried to grab that hooligan’s hand, which was holding the knife. But he misses and the knife still landed on his shoulder. Dong Xuebing almost fainted from the pain and shouted BACK 2 seconds. He tried to grab that hooligan’s wrist again. It was Dong Xuebing’s third attempt before he finally caught that hooligan’s wrist. He twisted that hooligan’s hand with all his strength back towards the hooligan and impaled it into his other upper arm, stabbing through it!

The 6th person was incapacitated!

Another hooligan, armed with a wooden pole, roared in anger and hit Dong Xuebing’s back!

Dong Xuebing gritted his teeth and shouted: “BACK 3 seconds!”

Dong Xuebing’s practice over the past few days came in handy. He did not hesitate and immediately kicked the stabbed hooligan to the ground and pull out the knife from his upper arm. Without turning, he kneels down to dodge the wooden pole. The pole passes inches above his head, and he turned around, stabbing the knife downwards! The knife went through that hooligan’s shoe into his foot!

“Arggghhh!!!!”

The 7th person was down!

Dong Xuebing panted as he stood there watching the remaining hooligans, holding a bloody knife and metal rod in both hands. “You dare to use a knife? Fine! All of you had committed one more crime! Attempt murder! Come, I want to see if you all are really fearless!”

Everyone, there were stunned by Dong Xuebing!

The hooligans looked at each other, and some of them took a step back. No one dares to move forward. Dong Xuebing was like a fighting god to them. With a rod and a knife, he had dropped 7 people within 5 minutes! His skills are beyond description!

Hui Tian Village Station’s officers were speechless. They had seen Er Leng practicing with Chief Dong in the morning and he was not this good. Damn! Chief Dong had held back against Er Leng this morning!

The villagers, who were watching the commotion, looked at the 7 hooligans covered in blood on the ground and at Dong Xuebing. This is the newly posted Deputy Bureau Chief? 1 vs. 7? Damn! He is damn good at fighting!!!

Dan Dabing, who was still rolling on the floor, shouted: “Go! Attack him together!”

The hooligans feared Dong Xuebing, and this was time they face such a ruthless Public Security officer. They looked at their friends on the floor and no one wants to follow their footsteps.

Dong Xuebing said coldly. “Chief Liu, Chief Chen! Arrest them!”

Liu Dahai and Chen Fa recovered from their shock and alighted from their vehicles with their men!

The remaining hooligans saw the police officers and started running away!

Dong Xuebing did not want to go after the remaining hooligans as 7 to 8 officers are insufficient to arrest them. Actually, Dong Xuebing was exhausted and could no longer fight anymore. He looked at the hooligans on the floor and asked Chu Feng to call the ambulance. If any of these hooligans die, it will be troublesome. Dong Xuebing threw the knife and metal rod aside and walked slowly to Dan Dabing.

Dan Dabing was holding on to his legs and staring at Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “You think you are above the law? Dare to attack police officers? Come on, try attacking us again!”

Dan Dabing kept quiet as he knew there was nothing he could do now.

Dong Xuebing gave Dan Dabing a kick to his broken legs. “Don’t think Wu Jun and Hu Yiguo is protecting you all and you all will be fine! I want to see how they are going to save you this time! Da Leng, Er Leng! Cuff him and bring him back to the station!”

Da Leng and his brother quickly move forward to arrest Dan Dabing!

After this fight, all the officers look at Dong Xuebing differently. None of them had expected a non-police school graduate can be so skilled at fighting. Chief Dong is not even 24 years old. Even if someone had learned martial arts from young, he can’t face 7 hooligans at once! This was unbelievable!

On the way back.

Liu Dahai laughed. “Chief Dong, you really surprise me today. I think no one in the County Bureau is your match.”

Chen Fa also laughed. “Chief Dong, you must teach us a few moves when you are free.”

Dong Xuebing waved his hand. “Haha, stop making fun of me. I am just lucky today. Oh, how are our officers’’ injuries?”

Liu Dahai sighed. “Many of them suffered cuts from the broken glass, and a few of them were hit by the hooligans with poles. But luckily, their bones were not broken and is not serious.”

Dong, Xuebing replied. “Treat their injuries once we are back at the station and send those with more serious injuries to the hospital immediately. Everyone had done their best today. After this incident is settled, give out incentives to the officers who are involved in this operation.”

Liu Dahai paused for a second and asked. “What should we do with Dan Dalei and Dan Dabing?”

“Hmph! Interrogate them after we are back. It’s time for them to pay back the villagers for everything they did!” But serious crimes will be handled by the Bureau’s investigation team, and the is out of the Village station’s jurisdiction. Hu Yiguo and Wu Jun might interfere and help them get away. Dong Xuebing added. “Old Liu, gather the evidence as fast as possible. After we got all the evidence, we will hand over Dan Dalei and the rest to the bureau.” This way, the people at the bureau cannot play any tricks.

Back at the station, Dong Xuebing interrogate them personally.

Dan Dalei and Dan Dabing refuse to plead guilty and feigned ignorance of their assault on the police officers. They claimed they were drunk and could not remember a thing.

Dong Xuebing knew these two bastards were waiting for Hu Yiguo and Wu Jun to save them.

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s handphone rang, and it was Bureau Chief Liang Chengpeng calling. “Hello, Chief Liang?”

Liang Chengpeng sounds a bit angry. “What happens at Da Wang village? Why did you beat up the villagers?”

Dong Xuebing frowned and knew someone must have complaints against him to Chief Liang. “I was just about to report to you about this. Chief Liang, I don’t know who told you this, but this is what happened. Dan Dalei had been lawless in Da Wang Village and had committed a lot of crimes. This morning, I led a team of officers to arrest him and his brother, Dan Dabing, brought over 20 hooligans to surround our police vehicles and assaulted our officers. They even smashed our cars. These people are no villagers.”

Liang Chengpeng asked. “Why didn’t you speak to them?”

Dong, Xuebing replied. “I tried reasoning with them, but they insist us to release Dan Dalei. They threaten that if we don’t release Dan Dalei, they will kill us. We fired a warning shot, but they were not scared at all. Oh, because Dan Dalei is Finance Department Head Wu Jun’s brother-in-law, I had called him to ask him to persuade his relatives to leave. But Section Chief Wu doesn’t seem to care and after he called Dan Dabing, the hooligans became more arrogant. I wonder what he said to the hooligans.”

Liang Chengpeng paused for a while and seems to be digesting Dong Xuebing’s report. “But you are too extreme. I heard 7 people are severely injured. 2 or 3 of them had their legs fractured, and the others were covered in blood. This will have a negative impact. The villagers had complained about you to me!” Liang Chengpeng had heard about this incident and did not find out more. But after hearing Dong Xuebing’s explanation, his tone becomes better.

Dong Xuebing was mad. “The villagers are complaining? How come I am not aware? There are records about all the crimes committed by Dan Dalei and Dan Dabing in the village. There is even a case of assaulting police officers and Dan Dalei breaking a villager’s legs! When we arrested Dan Dalei and his brother, many villagers were cheering and clapping. I don’t understand which villager has issues with their arrest. Section Chief Wu Jun’s relatives?”

Liang Chengpeng smiled. “You… you really have a bad temper.”

Dong, Xuebing replied. “Chief Liang, I am really furious. I admit I had beat them up badly, but I had no choice. There are more than 20 hooligans, armed with police batons and knives, attacking us in broad daylights. If I don’t beat them up badly, will they be scared? All the officers and the villagers saw what happened. If my movements are slightly slower, I would have been stabbed!”

Liang Chengpeng paused. “They have no respect for the law.”

“That’s right. I am collecting evidence, and I will submit a detail report to you later.”

“Ok.”

After hanging up, Liang Chengpeng made a few calls to find out the details about this incident. It was precisely like what Chief Dong had said. These hooligans had smashed the police vehicles, attacked the officers with weapons, and even used a knife on Bureau Chief Dong. He banged the table in anger and called Dong Xuebing. “Chief Dong, good job! Hand Dan Dalei and Dan Dabing over to the serious crime investigation team. These people must be punished!” The reason for Liang Chengpeng praising Dong Xuebing was his ability to remain calm during the incident. Dong Xuebing did not fire at the hooligans and kept the impact to the minimum.

If it was Hu Yiguo asking Dong Xuebing to hand over the hooligans, he would surely refuse. But Bureau Chief Liang is different. “Yes, Sir!

Liang Chengpeng asked. “Are you injured?”

“Thanks for asking. I am fine.”

Liang Chengpeng was impressed by Dong Xuebing this time. 1 vs. 7 and managed to win without injuries. Is Dong Xuebing really a graduate from a regular university? Is he really in charge of the administrative staff at State Security? How can someone who faces the PC every day be so good at fighting?

Executive Deputy Bureau Chief’s office.

Wu Jun was panicking. “Chief Hu, what should we do?”

Hu Yiguo gave him a stare. “It had been blown out of proportion! What else can we do?”

Wu Jun sighed. “I did not expect things to turn out this way. I had reminded Dan Dabing to not go overboard, but he didn’t listen!” When he received news that Dong Xuebing broke both of Dan Dabing’s legs, he was furious. But after he heard Dan Dabing and his men had smashed the police vehicles, injured several police officers, and even used a knife at Chief Dong, he knew there is no way to cover this incident up!

Hu Yiguo said. “Your two brothers-in-law cannot be saved. Stop wasting your time.”

“But…”

“F**k! You will be considered lucky if you did not get into trouble over this incident! You still have time to think about helping others?”

Wu Jun bowed his head. He had gone against Dong Xuebing because he is from Hu Yiguo’s faction. But now, he regretted his decision. Both of his brother-in-law’s legs were broken, and they will be sent to jail. For the first time, Wu Jun felt Dong Xuebing was not someone he can offend.

After returning to his office, Wu Jun called his men to get them to release the money to Hui Tian Village station.

A few minutes later, Wu Jun was summoned to Liang Chengpeng’s office.

Liang Chengpeng pointed at Wu Jun’s nose and scolded. “You can’t even manage your family members! Are you not interested in working here? Ah?!”

Wu Jun quickly explained that he had nothing to do with this incident.

But Liang Chengpeng did not listen and carried on scolding. Although he does not want to see the leaders under him to be very united, he also does not want to see them going after each other’s throat as he will have total control over them if this happens. Liang Chengpeng even knew what started this incident. The Finance Department had held back Hui Tian Village Station’s incentives. Without the Finance Department creating trouble, Chief Dong will not retaliate and arrest so many people.

After scolding Wu Jun, Liang Chengpeng called Hu Yiguo to his office. “I heard Hui Tian Village Station finances are in a dire situation. They did well in this operation. As a reward, issue 300,000 RMB for them to get better equipment.” The City Station only got 150,000 RMB to upgrade their equipment previously!

Hu Yiguo replied. “The Bureau’s finance department does not have…”

Liang Chengpeng gave him a stare. “I don’t care! You go and find a way!”

Hu Yiguo knew Chief Liang was punishing him indirectly.

Hui Tian Village Station.

Dong Xuebing was having a meeting with Liu Dahai, Li Sanmiao, and Chen Fa. They were discussing the evidence collected against Dan Dalei and his brother. They were also talking about how to increase the security in the areas under them when they received news that the Finance Department had transferred their officers’ incentives to them. A few moments later, they were told that a sum of 300,000 RMB equipment funds had been approved and will be in their account tomorrow!

Liu Dahai, Li Sanmiao, and the rest looked at Dong Xuebing. They were speechless.

All this while, they thought they must have close connections with the leaders, beg, or pester, to get the bureau to issue money. But Chief Dong did the opposite and forcefully arrest the relatives and friends of those leaders. He had not only increased the crime-solving rate and collected fines, he even forced the Finance Department to issue funds!

Liu Dahai and the rest learned something new today. Damn! We can also get money this way?!

Chapter 190 – Repaying debt!

Saturday.

County Public Security Bureau’s family quarters.

After working his ass off in the village over the past few days, Dong Xuebing was exhausted. He returned back to his apartment in town and fell asleep the moment his head touched his pillow. Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone was ringing, and he woke up. He looks at the clock and it was 8.15 am. He yawned and slowly got out of bed to answer his phone. “Mum, I am not working today. Are you coming over?”

Luan Xiaoping’s voice was shaking as she shouted: “Why did you hide something so important from me?!”

Dong Xuebing was confused. “Errr… what’s wrong?”

“You were almost beaten up by hooligans during your operation. Are you hurt?”

“Ah… it is just a small matter. I am not injured, and the case has been handed over to the Bureau’s Serious Crime Investigation team. The villagers in Da Wang Village, who dare not make police reports against the hooligans, heard those hooligans were arrested and they came out to report against them. We got all the evidence against them and those two leaders will not be released for at least a few years. Mum, don’t worry about me. What can a few hooligans do to me?”

“Everyone is saying that you fought against more than a dozen hooligans along! Is it real?”

“Who tells you that? I only fought against 6 to 7 of them.”

Luan Xiaoping knew her son well and asked. “When did you become so good at fighting?”

“Err… I had received training when I was with the State Security Party training school and have no problem fighting against those hooligans.”

Luan Xiaoping did not believe Dong Xuebing. How can someone become a martial arts expert after 1 week of training?

After hanging up, Dong Xuebing went to wash up and wanted to prepare breakfast. But there was nothing in his fridge, and he can only have instant coffee for breakfast. Over the past few months, Dong Xuebing had become accustomed to Qu Yunxuan taking care of him and had become lazy. Most of the time after he returned from work, he was too tired to clean up the house or cook for himself. As a result, his apartment was very messy.

Ding Dong… Ding Dong… Someone was at the door.

Dong Xuebing opened his door. “Oh, Chief Qin. Come in.”

Deputy Bureau Chief Qin laughed and entered. “Sorry for dropping by unannounced. Haha, am I bothering you?”

“Of course not. Have a seat while I prepare some tea for you.” But when Dong Xuebing opened his tea container, he realized he ran out of tea leaves. He smiled and waved the empty box at Qin Yong. “Chief Qin, do you mind plain water?”

Qin Yong did not let Dong Xuebing poured water for him and picked up the warm water flask. “I’m fine. I will pour myself.”

Dong Xuebing walked over and cleared the rubbish on the coffee table. “Sorry my place is very messy.”

Qin Yong laughed. “This is normal for single men. Brother Dong, have you ever consider hiring a helper?”

Dong Xuebing waved his hand. “I will make do with this first. If I really cannot stand it, I will consider hiring.”

After chatting awhile, Qin Yong said. “Last night, Chief Liang’s mother entered the hospital and is currently warded at the County Town’s hospital.”

Dong Xuebing was surprised. “What happened to her?”

Qin Yong replied. “I had visited her last night. She got a blood clot in her brain, and she’s out of danger now. But she is in her 80s and it is not looking good.” After discussing Chief Liang’s mother’s condition, Qin Yong stood up. “I still have some work in the Bureau. I got to make a move now.”

Dong Xuebing knew Qin Yong had dropped by to inform him about Chief Liang’s mother’s hospitalization. As subordinates, Dong Xuebing must pay a visit no matter what. After Qin Yong left, Dong Xuebing went out to buy some fruits and gifts, before going to the People’s Hospital by Taxi.

This hospital is the best in the County, but from the exterior, it was worse than the community clinic near Dong Xuebing’s place in Beijing. The medical facilities at the grassroots level cannot be compared to the hospital in 1st tier cities.

Patient wards.

Chief Liang’s mother was staying in a single ward, and Liang Chengpeng and his wife were there.

After entering the ward, Dong Xuebing asked. “Chief Liang, Big Sis, how is her condition?” Based on age, Dong Xuebing should address Liang Chengpeng as Uncle. But their positions in the bureau was not too far away from each other. That’s why Dong Xuebing addressed Liang Chengpeng’s wife as Big Sis.

Liang Chengpeng did not sleep last night and had dark rings around his eyes. “She is fine for now. Thanks for asking.”

Chief Liang’s wife brought a chair over for Dong Xuebing.

After chatting for a while, Dong Xuebing learned that although the doctors said that Chief Liang’s mother is fine for now, she still got headaches and giddiness. The medication she was taking was not very effective, and the doctor suggests for her to go to a better hospital in Beijing for checks.

Dong Xuebing asked. “Are you bringing your mother to Beijing for a full checkup?”

Chief Liang’s wife sighed. “I also want to bring her over. But I am afraid she might not handle the traveling.”

Liang Chengpeng added. “Let’s see is she gets better after her treatment here. If she did not get better, we would go to Beijing.”

Dong Xuebing did not stay long in the ward and left. He walked down the stairs and passed the emergency room. There were rows of beds and lots of machine beeping. Dong Xuebing was about to leave that area when he saw the pretty mother and daughter, he met along the streets, on a bed in a corner. He remembered the mother is called Yu Meixia, and her daughter is Yu Qianqian.

Why are they in the hospital? Are they sick?

Dong Xuebing hesitated for a while and entered the ward slowly.

Yu Meixia was on the bed and looked very pale, coughing weakly. The past few days, she had been working in a small supermarket. She carried goods, cleans, cashier, etc. and might have fallen sick due to overworked. Since her husband pass away, she had never eaten a proper meal and she fainted last night.

Yu Qianqian was sobbing beside her.

Yu Meixia’s right hand was on a drip and she caressed her daughter’s head with her left hand. “Don’t cry. Cough…… I am fine.”

The nurse entered and stared at the mother and daughter, jealously. She was jealous of their beauty and hanged two packets of drips on the hook. “There are two more bottles of medicine. Go and pay for it first.”

Yu Meixia quickly refuse. “I am fine now and don’t need to be on a drip.”

The nurse frowned. “You caught severe flu and got a high fever. How can you not be on a drip?”

Yu Meixia replied stubbornly. “Last night I am on a drip and I don’t need it anymore. Qianqian, help me get off the bed. We will discharge now.”

Yu Qianqian cried louder and held on to her mother tightly. “Please listen to the doctors…”

Yu Meixia sighed. “We had spent a few hundred, and we can’t afford it.”

“We have money. You still have about 3,000 RMB. Mum… just get the medicine!”

Yu Meixia hugged her daughter with teary eyes. “Foolish girl. The money is for your school, and we cannot use it. I am fine…”

Yu Qianqian cried. “I don’t want to go to school. I just want you to recover…”

Dong Xuebing stopped in his tracks and was touched by what he saw. When his father passed away, his mother was also like Yu Meixia. She kept the most nutritious for Dong Xuebing and starved herself to save money to repay their debts. When Dong Xuebing thought back about those days, he still feels sad.

Dong Xuebing was moved by this mother and daughter pair again. He walked over and asked. “How can you not see the doctor when you are sick?”

Yu Meixia was stunned. “… Dong… Chief Dong… Why are you here?”

Yu Qianqian wiped her tears and greeted Dong Xuebing.

Dong Xuebing took out his wallet and gave 1,000 RMB to Yu Qianqian. “Pay for your mother’s treatment, and if it is not enough, let me know.”

Yu Meixia quickly said. “Chief Dong, we cannot accept your money. Qianqian, return Chief Dong his money now.”

Yu Qianqian did not say a thing and ran out with the hospital bill left behind by the nurse.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia. “You only worry about your daughter. If you are unwell, Qianqian will be too worried to go to school too.”

Yu Meixia’s tears rolled down her face. “Thank you.”

Dong Xuebing laughed. “Sis, you are much older than me and stop being so polite with me. It will make me feel uncomfortable.” Dong Xuebing moved forward and helped her lie down on the bed. “You are a patient now and should get more rest. You should recover with enough rest. Don’t push yourself so hard when you are sick. What did I tell you two before I leave previously? Call me if you all need help.”

Yu Meixia mumbled. “I am afraid I am troubling you.” Actually, she was afraid of Dong Xuebing, as Dong Xuebing is a high ranking Public Security officer.

Dong Xuebing sighed. “My father passed away several years ago, and my mother and I had gone through what you and Qianqian are going through now. We lost the head of our family and still got a lot of debts. But we still manage to pull through. I am sure you can do it too.”

Yu Meixia finally understands why Chief Dong kept helping her and her daughter. “You are a nice person.”

Dong Xuebing laughed and brushed it off.

After a while, Yu Qianqian returned with the receipt, and the nurse changed the drip.

Dong Xuebing looks at his watch. “What do you all want for lunch? I will get something nutritious back.”

Yu Meixia quickly waved her hand. “No… Let… let Qianqian go.”

Dong Xuebing looked at Yu Qianqian. “If I let either of you two go, you will try to save money. Qianqian, what do you want to eat?”

Yu Qianqian looked at her mother and said cautiously. “I would like to let my mother drink chicken soup. I heard it is good for her health. I… can just eat a bun.”

Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head. “You are a good girl. Stay here with your mother while I get the food.”

Yu Meixia thanked gratefully. “Chief Dong, thank you so much.”

Dong Xuebing waved his hand and asked the nurse about Yu Meixia’s condition, before leaving for a nearby restaurant. That restaurant did not sell chicken soup, but Dong Xuebing offered to pay more, and the boss asked the kitchen to prepare it for him. While waiting for the soup, Dong Xuebing had his lunch there and still bought a few more dishes and rice back to the hospital.

Yu Qianqian swallowed her saliva when she saw meat. It’s been a while since she had eaten meat and start wolfing down the food.

Yu Meixia’s tears start to well up as she looked at her daughter. She felt sorry for her daughter for not able to let her eat a full meal in the past 6 months.

Dong Xuebing filled a bowl of the chicken soup for Yu Meixia. “The doctor says you cannot drink too much chicken soup, but a bowl is fine. Both of you lack nutrition and should eat more.”

Yu Meixia thanked Dong Xuebing again and start drinking the soup slowly.

Dong Xuebing bought a lot of food for them, and in the end, there were some leftovers. Yu Qianqian carefully covered the container with leftovers and placed it in the small cabinet beside the bed. She wants to save it for dinner. But Dong Xuebing ordered her to throw the leftovers away. Seeing Yu Meixia and Yu Qianqian can’t bear to throw it away, Dong Xuebing said. “There is no fridge here and the food might turn bad.”

Qu Qianqian looked at the leftovers in the bin. “It’s fine. My mother and I always do this, and we did not fall sick.”

Dong Xuebing turned and look at Yu Meixia with a frown.

Yu Meixia hugged her daughter and started tearing. “Sometimes, when we don’t have money, we will go to restaurants to beg for leftovers.”

Dong Xuebing sighed. Compared to this, mother and daughter, Dong Xuebing and his mother’s lives were much better. At least they still have food. What should I do? Something bad will inevitably happen to them if they carry on living like this. Help them? But her debt is 1 million RMB and I don’t have so much money with me now.

Dong Xuebing thought whether if he should help them when a middle-aged man with a moustache, entered the ward. He looked at Yu Meixia and Yu Qianqian. “I looked for you at the hotel and heard that an ambulance had sent you to the hospital. What’s wrong with you?”

Yu Qianqian was frightened and huddle up in her mother’s arms. Yu Meixia replied softly. “It’s the flu.”

That man nodded and replied. “Ok. How much have you raised, and when can you return the money?”

Yu Meixia replied weakly. “I am working now. Please give us a few more days.”

The man replied, impatiently. “How much can you earn? You owe us 1 million and even if you worked for a lifetime, you also could not repay all your debt. Yu Meixia, don’t forget about the interest. In another year, your debt is not 1 million. It will snowball to 2 or 3 million. How are you going to pay us back? Listen to me. I will help you get a job at the nightclub. The pay is good is enough for you to clear your debts.”

Yu Meixia panicked. “I…, I will not go.” She knows what that ‘job’ at the nightclub is.

That man said: “You don’t want to go? Then your daughter will go!”

Yu Qianqian started crying. “Mum…”

Yu Meixia hugged her daughter tightly. “My daughter will not go! I… I will find ways to repay you!”

Dong Xuebing understood what was going on and looked at that middle-aged man. “You are her creditor?”

The middle-aged man was surprised as he thought this young man was a family member of the patient next to Yu Meixia. “Who are you?” He felt this young man looks familiar.

Dong Xuebing laughed. “You had added interest when Sister Yu’s husband borrows from you? Haha, are you a loan shark?”

“What has this got to do with you? You are Yu Meixia’s relative?” This man was formerly Yu Meixia’s husband’s boss and knew Yu Meixia’s husband had a beautiful wife and daughter. He had lusted after them and thought if they can’t repay their debts, he can use Yu Meixia and her daughter as repayment. But not long after, his business failed and needed money.

Dong Xuebing laughed. “Our County Public Security is catching illegal loan sharks now. You are asking what has this got to do with me? You are asking for trouble.”

Yu Meixia’s eyes brightens up and looked at Dong Xuebing for help. “Chief Dong, my husband, had borrowed 400,000 RMB from him, and the rest is interest.”

Dong Xuebing replied. “Oh, the debt becomes 1 million within half a year? Fine. This is enough for you to be sentenced a few years.”

The middle-aged man was stunned. Chief Dong? Could he be the rumored… Chief Dong, who fought against 7 hooligans? Damn! He finally recognized Dong Xuebing. When Dong Xuebing was posted to the county, he had visited the County Public Security Bureau’s website and saw Dong Xuebing’s picture! He panicked and knew this young man cannot be offended. “Chief Dong, I am not a loan shark. Yu Meixia’s husband had agreed to this interest when he borrowed money from me. We had signed an agreement.”

Dong Xuebing replied. “Don’t you know the law does not recognize these agreements? What now? You still want Sister Yu to work at the nightclubs? I am interested to know what jobs you have for her at the nightclubs?”

The middle-aged man was sweating. “Err… waitress…”

Dong Xuebing waved his hand. “Alright. Stop talking nonsense. How much did her husband borrow from you?”

“400,000.”

“After deducting whatever she paid, how much is the debt now?”

The middle-aged man knew Chief Dong was determined to help Yu Meixia. “210,000.” He gritted his teeth and continued. “Chief Dong, I dare not offend you, but she still needs to repay her husband’s debt. Fine… I will not want her interest, and if she can return the remaining amount, I will tear the IOU.” He had heard of the things Chief Dong did in the county and had no choice but to give in.

Yu Meixia’s tears dropped when she heard her debt had gone from 1 million to 210,000 RMB.

Dong Xuebing nodded and looked at Yu Meixia. “Sister Yu, I remember that you have a distance relative doing business in Beijing? Can you borrow money from her to repay him first?” Yu Meixia was stunned. She does not have any relatives in Beijing, but before she could say anything, Dong Xuebing told that man. “Leave your name and bank account number. The money should be wired into your account this afternoon or latest by tomorrow.”

That man wrote his bank account number and left.

After that man left, Yu Meixia said. “Chief Dong, I… I don’t have any relatives doing business. I…”

Dong Xuebing did not reply to her and walked out of the emergency wards to call Qu Yunxuan. It is hard for Dong Xuebing to raise 1 million as the Auction Company had just started. But 210,000 is nothing to Dong Xuebing. “Hello, Aunt Xuan? How much money do we have in our account?”

Qu Yunxuan replied. “Most of the money was invested in the company and there is only about 400,000 RMB left. Why are you asking?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… I need some money. 210,000.”

Qu Yunxuan paused for a second and replied. “Ok. I will transfer it to you now.”

“Huh? You are not asking why I need the money?”

“Haha, you must have your reasons. Furthermore, this is your money, and I am only handling it for you.”

“Ahh… I said the money in the account is our money. Ok. I will give you a name and an account number. Just transfer the money to him. Take it down.”

“Ok.” After noting the account number, Qu Yunxuan said. “There will be some delays for inter-province transfers. But the money should be credited before 6pm today.”

After settling this, Dong Xuebing returned to the ward.

Yu Meixia anxiously said. “I am unable to raise 210,000 now. If I can’t raise the money by tomorrow…”

Dong Xuebing patted her shoulder and helped her lay back on the bed. “Sister Yu, I know you don’t have relatives doing business. I was lying to him and I had helped you clear your debt. He should be receiving the money this afternoon. Now, you two are debt-free.”

Yu Meixia was stunned. “Are… Are you serious?”

“Haha, is there a need to lie to you?”

“But… but…” Yu Meixia looked away from Dong Xuebing. “We cannot accept your money.”

Dong Xuebing laughed. “Sister Yu, stop imagining things. I don’t have other motives. Both of you reminded me of myself several years ago. I had been through tough times, and I am not helping you for anything in return.” Dong Xuebing knew Yu Meixia thought he was lusting after her and her daughter. Dong Xuebing had helped them was more of pity and wanted for them to suffer lesser.

Yu Meixia had not expected her debt to be cleared so soon. Her tears rolled down. “Chief Dong… We… we…”

Dong Xuebing stood up. “Alright. Take care of yourself. I am going back.”

As Dong Xuebing was preparing to leave, he heard some sounds and turned around.

Yu Meixia and Yu Qianqian were kneeling on the floor, kowtowing to Dong Xuebing.

Dong Xuebing quickly help them up. “Don’t do this. Sister Yu, you are sick.”

Yu Meixia cried. “Thank you! Thank you so much!”

Yu Qianqian was also crying!

Chapter 191 – Hiring a helper!

Sunday morning. It is bright and sunny.

Dong Xuebing was sweeping his living room lazily. If he still doesn’t clean up his apartment, it will become a pigsty.

Ring, ring, ring… It was his house phone, and Dong Xuebing went over to answer it. It was the security guard from the guardhouse. “Hello, Chief Dong, there is a mother and her daughter looking for you. Her surname is Yu.” If Yu Meixia entered the compound with her head upright, the guards would not stop her. But they were loitering outside, hesitating whether if they should enter and looked suspicious.

Dong Xuebing wondered why they are looking for him. He told the security guard: “Tell them my unit number and let them enter.”

“Yes.”

After a while, the doorbell rang.

Dong Xuebing walked over with his broom and opened the door. He smiled. “How did you two find me here?”

Yu Meixia was still wearing that dirty pair of jeans and grey t-shirts. Yu Qianqian was wearing a dirty middle school uniform. Yu Meixia held her daughter’s hand tightly and replied weakly. “I asked around and they told me that this place is the Public Security Bureau’s quarters. Chief Dong, we… we are here to thank you. These… these are some fruits. Please accept it.” She was holding to a plastic bag from apples and oranges.

“Thank you. Come in.” Dong Xuebing opened the door for them to enter. “Are you feeling better now?”

Yu Meixia put down the fruits and said. “Thanks to you, I am fine now.”

Dong Xuebing nodded. “Visit a doctor when you are unwell and don’t delay. Didn’t you see how scare Qianqian was yesterday? You are not a good mother. Haha…” Yu Meixia’s face turned red and looks guilty. Dong Xuebing suddenly realized he had gotten used to lecturing others these few days and said those things unknowingly. “Err… let’s not talk about this. Want some tea? Oh, I forgot I had run out of tea leaves. How about warm water?”

Yu Meixia quickly waves her hands. “It’s fine. We… We are leaving now and will stop bothering you.”

Dong Xuebing poured two glass of water for them. “I am not working today. Come, have a sit.”

Yu Meixia held Qianqian’s hand and stood in the middle of the living room. “We are fine standing here.”

“Sit! What are you standing there for?”

Yu Meixia lowered her head. “Our clothes are dirty, and I am afraid… we will dirty your sofa…”

Dong Xuebing put on a long face. “Are you not going to sit?”

“I… We… We will sit.”

Yu Meixia panicked when she saw Dong Xuebing getting mad. She quickly pulled her daughter over and sat on the sofa, cautiously. Yu Qianqian was hugging her mother’s arm and looking around curiously. She looked at the LCD TV, the hanging lights and touched the leather sofa. Yu Meixia saw it and quickly pulled back her daughter’s hand and used her sleeves to wipe the handprints on the couch. “Chief Dong, sorry… She is still young…”

Dong Xuebing wanted to laugh. “Can you two stop being so tense? Relax and be at home.”

Yu Meixia and Yu Qianqian dared not relax and sat there quietly as they do not know what to do or say. Yesterday, after Dong Xuebing left the hospital, Yu Meixia swore that she must repay Dong Xuebing’s gratitude. But Dong Xuebing is a high-ranking government official and does not need anything. There was no way she can repay him. she thought for a while and looked at Dong Xuebing gratefully. “I will think of a way to return 210,000 RMB to you. I will look for work this afternoon.”

Dong Xuebing shook his head. “You don’t need to return the money. It’s fine.”

“How can I don’t return the money to you? We are grateful for your…”

“Let’s talk about something else.”

Yu Meixia paused for a while and noticed the broom beside the door. She quickly stood up and ran over. “I will help you sweep the floor.”

Yu Qianqian looked at her mother and pick up a rag on the table and start wiping.

Dong Xuebing was speechless. “What are you two doing? Drop it. I will sweep it later.”

Yu Meixia ignored Dong Xuebing and start sweeping the living room. She really wants to do something for Dong Xuebing, or she will feel uneasy. Dong Xuebing looked at her and knew she will not listen. He did not stop her and snatched the rag from Yu Qianqian. Yu Qianqian had refused to handover the cloth, but her strength was no match for him. Dong Xuebing switched on the TV and switched to a channel playing cartoons for her to watch. After a few seconds, Yu Qianqian’s eyes were glued to the TV. She seldom gets to watched TV in the past.

After a while, Yu Meixia had cleaned up the living room and even mopped it.

Dong Xuebing said. “Sister Yu, take a break. Thank you.”

Yu Meixia did not want to rest and looked at the closed bedroom door. “Let me clean your bedroom for you. Errr…. Is your… wife in the room?”

Dong Xuebing laughed. “I am single.”

Yu Meixia paused for a second and asked. “Then what about your meals?”

Dong Xuebing replied. “Sometimes, I will cook myself or I will eat outside.”

Yu Meixia lowered her head and looked at Dong Xuebing timidly. “Chief Dong, I… I am not educated and don’t have any skills. But I am good at household chores… If you don’t mind… Since I don’t have a job now, I can… can I be your helper?”

Dong Xuebing was surprised. Helper?

Yu Meixia quickly said. “I can come over to prepare breakfast every morning. After you left for work, I will help you wash your clothes and clean up the house. If you are coming back during lunch, I will prepare it for you too. It is the same for dinner. Errr… the salary… just give me 1,000… No… 800 is enough. But I will not take money from you and hope you will use my salary as repayment to the money I owe you.”

Dong Xuebing laughed. “I said you don’t need to return the money. You might need to work for the rest of your life to repay me with 800 RMB monthly.”

Yu Meixia bites her lower lips. “Then, I will serve you for the rest of my life.” She saw Dong Xuebing’s expression and blushed. “No… I mean… I am willing to be your helper for the rest of my life.”

Dong Xuebing cleared his throat. Since he was posted to Yan Tai County, Qu Yunxuan is not with him, and his mother seldom visits him. No one is helping him wash his clothes and cook, and it is really inconvenient. When Qin Yong suggested hiring a helper yesterday, Dong Xuebing had considered it. But at his position, he cannot just hire anyone. It must be someone he can trust as he has too many secrets. Yu Meixia is the right candidate. Although she is soft and cries easily, her character seems fine. Maybe her only flaw was her looks. She is too pretty and there will bound to have rumors.

Yu Meixia looked at Dong Xuebing. “If you think I am not good enough… just forget everything I said. I will…”

“That’s not it.” Dong Xuebing thought for a while. Who cares about rumors? I am already under the spotlight, and there is no way I can remain low. Just let those people say whatever they want. “Actually, even if you don’t mention this, I am also planning to hire someone. My work is too busy and I don’t have time to clean up my apartment. Since you offered, I will not take advantage of you. Ok. I will give you 3,000 RMB monthly and 1,000 will be deducted as repayment to that 210,000 RMB. You will keep the remaining 2,000 as your salary.”

Yu Meixia quickly replied. “No… the salary is too high. The salary for helpers is 1,000 RMB.”

Dong Xuebing said. “How can you compare me with others?”

Yu Meixia thought for a while and felt Dong Xuebing was right. He is a high ranking leader with Public Security. “Chief Dong, I know you are helping me, but 3,000 is too high.”

Dong Xuebing laughed and shook his head. “Don’t think it is easy to earn this 3,000. This is the Public Security Bureau’s family quarters, and you have to watch your actions and what you say. Especially when someone visits me, I will not let you off if you say something inappropriate.”

Yu Meixia sighed. “Thank you.”

Dong Xuebing asked. “Where are you two staying now?”

“We had to check out of that hotel and… we still not find any place.”

Dong Xuebing nodded and points to a bedroom. “You and Qianqian can stay in that room.”

“No… we can’t…” Yu Meixia’s eyes turned red and knew Chief Dong is trying to help them again. “We will rent a room nearby.”

Dong Xuebing replied. “Save it. I am worried about both of you. Furthermore, don’t helpers get lodging and food nowadays? It is the same here. Just stay here. Clean up that room and bring your luggage over later. That’s settled.”

Within 2 days, Yu Meixia and Yu Qianqian’s lives had changed for the better. Yu Meixia had never expected Chief Dong to help her repay her debts and even hired her. Now, he had even provided lodging for her and her daughter. The salary Dong Xuebing is giving her more than enough for her to live comfortably in the county. Now, she doesn’t need to pay rent, and even meals are provided. This is… Yu Meixia was about to cry again.

Dong Xuebing looked at her helplessly. “Sister Yu, you are in your 30s. Why do you cry so easily?”

Yu Meixia wiped her tears and nodded. She turned to her daughter and hugged her. “Qianqian, we don’t need to sleep along the streets in the future… Quick… kowtow to Chief Dong.” Yu Qianqian’s eyes were also red and were about to kneel down in front of Dong Xuebing.

Dong Xuebing gave them a stare. “Stop it!”

Yu Meixia stopped moving and dare not kneel.

Dong Xuebing waved to Yu Qianqian asking her to sit beside him. “You are in Middle School and is a big girl now. You don’t need to do everything your mother tells you to. Just call me Big brother in the future. Also, if you want to watch TV or play computer games, just go ahead. Treat this place as your home, and if your mother doesn’t allow you, let me know. I will scold her. Ok?”

Yu Qianqian nodded. “Thank you, brother.”

Dong Xuebing passed the remote control to Yu Qianqian. “Ok. Watch cartoons by yourself.” He stood up. “Sister Yu, come with me.”

Yu Meixia followed Dong Xuebing to his bedroom.

Dong Xuebing opened a drawer and took out a bunch of keys. “These are the keys. Go and make a set for Yu Qianqian, and don’t lose it. Oh, also…” He took out a stack of RMB. “There are 5,000 RMB here. This is for household expenses and food. I will leave all the buying of groceries and household items to you. Don’t be afraid of spending money and let me know when you finish spending.”

Yu Meixia took the money. “But 5,000 is more than enough for one month’s food. I think 2,000 is sufficient….”

Dong Xuebing took a glance at Yu Meixia’s voluptuous body. “I know it is more than enough. I want you to use the remaining 2 to 3 thousand to get new clothes and shoes for Qianqian and yourself. Also, you need to buy daily necessities as my place doesn’t have these things for you two.”

Yu Meixia looked down at her dirty shoes and clothes and blushed. She did not reject Dong Xuebing’s offer and kept the money. She knows that as a leader’s helper, her top priority is not cooking or doing household chores. Not embarrassing Dong Xuebing is the most important.

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone rang.

It was Office Director Hu Silian calling to inform Dong Xuebing about an emergency meeting about a case at the command center. After hanging up, Dong Xuebing told Yu Meixia. “Alright. Go and buy some clothes. I need to go back to the bureau now and should be back for lunch.”

Yu Meixia walked Dong Xuebing out of the house like a newlywed wife. “Please take care.”

1 hour…

2 hours…

The meeting at the bureau was about a case of children smuggling. This case is not under Dong Xuebing’s jurisdiction, and he was there for discussion. After the meeting end, Dong Xuebing informed Hui Tian Village Station to do preventive work and look out for clues. After that, he packed his things and returned to his apartment.

Dong Xuebing inserted his key and opened the door.

The air smells of shampoo. Dong Xuebing looked towards his bathroom and realized someone is bathing. There are a few sets of woman’s clothes on the sofa. These should the clothes bought by Yu Meixia, but Dong Xuebing had never seen these packaging or brands. Dong Xuebing shook his head as he knew Yu Meixia should have tried to save money and got them from roadside stores.

Dong Xuebing lit a cigarette and watched the news.

Suddenly, he heard the mother and daughter talking in the bathroom.

“Mum, what is this small bottle for? It’s sticky.”

“I think this is for the hair. It says hair gel on the bottle, and I think people in the City use this to comb their hair.”

“Have you use it before?”

“We are poor and cannot afford these things. Qianqian put it back and let me scrub your back for you. We must look clean and not embarrass Chief Dong.” After a while, the water sound stopped. “Alright. You are clean now. Come and put on these new clothes.”

“Mum, this dress is beautiful. I… What if I dirtied it?”

“I will wash it for you. Raise your hands. I will help you it on.”

“I… I… still have not put on the singlet.”

“Oh, I forgot about it. I had left it on the sofa. Wait here. I will get it.”

Suddenly the bathroom’s door opened and Dong Xuebing turned towards the sound. The next moment, Dong Xuebing almost had a nosebleed. Yu Meixia was not wearing her long john’s pants, and her hair was dripping wet. She was only wearing the long john’s top and a pair of white panties.

Yu Meixia was about to walk towards the sofa when she saw Dong Xuebing sitting there smoking. “Chief… Chief Dong… you are back? Ah!!!” She quickly covered her lower body with her hands and ran back into the bathroom. She shouted from inside. “I’m… I’m sorry… I don’t know you are back so early and used the bathroom without your permission.”

Dong Xuebing was slightly embarrassed and replied. “It’s fine…” He felt Yu Meixia’s figure was quite good and had not noticed it before.

Yu Meixia comes out from the bathroom again, fully dressed. She dares not look at Dong Xuebing in his eyes and quickly walked to the sofa to take her daughter’s clothes, before returning to the bathroom. After a while, they walked out of the bathroom holding hands. Yu Meixia was wearing a pair of black pants and a T-shirt, and Yu Qianqian was wearing a long dress.

Dong Xuebing was stunned by their beautiful looks, and they looked almost identical. “Alright… you two looks better.”

Yu Meixia said softly. “I…, I will prepare lunch for you now. I had prepared the ingredients.”

Yu Meixia was determined to show Dong Xuebing her best performance and prepared her best dishes. But she was too nervous and scalded her hand when cooking. She had never used a gas stove before and don’t know how to control the fire. She even dropped a plate into the wok accidentally. She looked at the entrance of the kitchen and was relieved to see Chief Dong not looking at her.

About 5 minutes later, Yu Meixia cooked a few dishes and brought them out to the dining table.

Dong Xuebing walked over and saw there was only one bowl of rice there. “Have you all eaten?”

Yu Meixia was standing by the side with her daughter. “No… We… We will wait for you to finish first.”

Dong Xuebing laughed. “Go and get your rice and eat with me. Hurry or the food will get cold.” Dong Xuebing picked up his chopsticks and tasted the food. Hmm… the food is not as good as Aunt Xuan, but it is much better than my cooking. “The food is quite good.” He said and secretly peeped at Yu Meixia’s body.

Yu Meixia finally smiled after Dong Xuebing’s compliment and sat down with her daughter.

While eating, Dong Xuebing asked. “You also cook at home in the past?”

Yu Meixia replied with a sad look. “Yes. Qianqian’s father gambles every day and never help out at home.”

Dong Xuebing disliked Yu Meixia’s dead husband. How can he gamble with such a beautiful wife and daughter waiting for him at home? He can still owe so much debt? This man is nuts! If Dong Xuebing could marry Xie Huilan or Qu Yunxuan, he will not go anywhere except for work.

After lunch, Dong Xuebing sat on the sofa, rubbing his forehead. He was really tired these few days.

Yu Meixia walked out of the kitchen after washing the dishes and saw Dong Xuebing. She turns to her daughter. “Qianqian, go back to the room to do your homework.”

Yu Qianqian acknowledges and returns to the room.

Yu Meixia gritted her teeth and walked over to Dong Xuebing. “Chief Dong, are you having a headache? I… I… can give you a massage.”

Dong Xuebing replied. “It’s fine.”

“I can massage very well. Can you please try it?”

“Err…” Dong Xuebing had a bad headache. “Alright…”

Yu Meixia blushed. Other than her husband, she had never given another man a massage. She rolled up her sleeves and slowly kneaded Dong Xuebing’s head lightly. Dong Xuebing got to admit that she was really good with her hands. Yu Meixia saw Dong Xuebing closing his eyes enjoying her massage, and put in more effort. After finishing massaging his head, she asked. “I… Can I massage your back?”

Dong Xuebing nodded. “Thank you.”

“It’s fine. This is what I should do.” Yu Meixia lowered her hands to Dong Xuebing’s shoulders and back. “Is this strength… ok?”

“You can press harder.”

“How about this?”

“Ok… this is perfect.”

Dong Xuebing was in heavens. Getting Yu Meixia as his helper is the right decision. Cleaning, laundry, cooking, etc. are not necessary. Her massage skills are the best. Dong Xuebing loves to be massaged and hopes Yu Meixia will massage him every day after he returns home. Which helper will provide massage services to the opposite sex?!

Chapter 192 – Secret hidden behind the oil painting!

Monday morning. Dong Xuebing climbed out of his bed and saw Yu Meixia had already prepared breakfast after he walked out of his bedroom.

After Dong Xuebing washes up, he patted Yu Qianqian’s head and asked her to sit down together to have breakfast. Yu Meixia quickly pulled out a chair for Dong Xuebing and said. “Chief Dong, there are no eggs at home, and I went to buy rice, noodles and meat.” She took out a small notebook and read out to Dong Xuebing. “The eggs cost 11.5 RMB, the rice cost…”

Dong Xuebing waved his hand. “Sit down and have breakfast.”

Yu Meixia nodded and put her notebook aside. She sat down and immediately peeled a hardboiled egg for Dong Xuebing.

Dong Xuebing thanked her and took the egg from her. “Did you all have a good rest last night?”

“Yes. It’s been a while since we slept so well. Sleeping by the streets in the past few months were scary. Chief Dong, thank you for giving us a place to stay.” Without debts, Yu Meixia could rest comfortably and finally got a good night’s sleep. Last night, she hugged Yu Qianqian and cried themselves to sleep. She also decided to be an excellent helper to Dong Xuebing and will serve him well. She does not want to let her daughter sleep along the streets with her again.

Slurp… slurp… Dong Xuebing looked at Yu Qianqian, drinking the porridge loudly and laughed. “Don’t eat porridge this way. You got to use a spoon and eat without making any sounds. You are not lady-like this way.”

Yu Qianqian blushed and lowered her head. “So… Sorry…”

Yu Meixia quickly said. “We are from the countryside and don’t have any table manners. We… we will take note of it in the future.”

Dong Xuebing laughed. “I am saying this for her good. Some bad habits must be changed. Sister Yu, I did not say anything last evening. When you served the rice yesterday, you stick the chopsticks upright in the bowl of rice. Do you know what that means? In ancient times, only people on death row will get a bowl of rice like this in their final meal. It is inauspicious. Haha… look at you… don’t apologize to me. Just don’t do this when there are guests.”

Yu Meixia nodded. “I will not do this again.”

The people in the countryside do not mind about these taboos, but people from Beijing view these seriously. Dong Xuebing was afraid they would offend others and reminded them. If his colleagues come over to his place and Yu Meixia served them like this, his colleagues might think he did this on purpose.

After breakfast, Dong Xuebing put down his chopsticks and said. “I’m full. I will be leaving for work now.”

Yu Meixia put down her bowl and ran over to bring Dong Xuebing’s bag on the sofa for him. After passing him his bag, she quickly gets his coat for him and helps him put it on. Dong Xuebing smiled to himself and felt she is not his helper. She behaved more like his newlywed wife. Although Yu Meixia was clumsy at times, her massage and other services like helping him wear his coat, etc. let Dong Xuebing felt his 200,000 RMB was well spent.

“Will you be back for lunch?”

“No. You two can have lunch together.”

“Ok… Please take care.” Yu Meixia stood at the door and only closes it after Dong Xuebing walked down the stairs.

After leaving the quarters, Dong Xuebing strolled to the Bureau. The Buicks belong to the bureau and he cannot use it as his personal vehicle. Even Qin Yong, who was ranked higher than him in the Party Committee, did not have a personal car. That’s why when Dong Xuebing is not in Hui Tian Village, he will not drive the vehicle back.

After crossing a road, he saw a young man mending a roadside stall.

That young man is selling oil paintings. There were paintings of sunflowers and sceneries. It is common to see people selling portraits, but it is rare to see oil paintings. Dong Xuebing walked nearer and looked at the paintings. “Are these your paintings? How much are you selling these for?”

The long-haired man nodded. “These are the sceneries around Yan Tai County. 300 RMB each.”

Some onlookers heard it and shook their heads. “Young man, no one will spend 300 RMB for these paintings. It is too expensive.”

Dong Xuebing also felt this way. If these were portraits, 300 RMB is still reasonable. When he was about to leave, a police car stopped by. He looked over, and a pretty female officer was driving the vehicle. The rear passenger door opened, and Zhao Jingsong alighted with a smile.

Zhao Jingsong asked. “Chief Dong, are you going to the Bureau? Want a lift?”

Dong Xuebing smiled. “Thank you. I would prefer to walk as this is healthier.”

“Haha, Chief Dong, you are very healthy.”

Dong Xuebing did not have a good impression of Zhao Jingsong. Firstly, he is from Hu Yiguo’s faction, and secondly, his son had harassed Yu Meixia and her daughter. Lastly, he had heard from Qin Yong that Zhao Jingxong is an old pervert. This rumor seemed to be accurate as his driver is a pretty female officer. Rumors of him eyeing Hu Silian, a married woman, should be right too.

After exchanging some meaningless pleasantries, Zhao Jingsong returned to his vehicle.

Dong Xuebing was about to leave, but after a few steps, he realized the police car had not moved off. He turned around and saw Zhao Jingsong standing in front of the oil painting roadside stall. He was staring at a painting of a small forest with the sun rising in the background. Dong Xuebing was puzzled. What’s going on? Other than women, this Zhao Jingsong is also interested in arts?

“Where did you get this painting from?” Zhao Jingsong asked.

The young man replied. “I painted these. 300 RMB for each painting.”

Zhao Jingsong pointed to that painting. “This is which county’s scenery?”

“Yan Tai County’s Da Sen Mountains.”

Zhao Jingsong became excited. “This painting is based on the real scenery or…”

“It is the scenery there. I had painted this yesterday morning. What’s wrong?” The young man was confused.

Zhao Jingsong took a deep breath and took out 300 RMB from his pocket. “Wrap this painting up. I want it.”

Dong Xuebing, who was not far away, was surprised. 300 RMB for an oil painting? Is he crazy? There were more beautiful paintings in the malls selling for over 100 RMB. Why is Zhao Jingsong buying this painting from an unknown artist for 300 RMB? Dong Xuebing felt something was off and walked back. “Station Chief Zhao, what painting have you bought?”

Zhao Jingsong mumbled a reply and quickly carried the painting back to the police car. The painting was wrapped in a piece of cloth, and he seems to be afraid others will see the painting. Dong Xuebing felt Zhao Jingsong had treated this painting like a treasure and instinctively knew there must be something wrong with it. Although he does not know what the secret behind this painting was, he does not want to see Zhao Jingsong get this painting!

I must get this painting before him! After that, I can check for the secrets behind this painting slowly!

BACK 3 minutes!

Time returned to 3 minutes ago!

“These are the sceneries around Yan Tai County. 300 RMB each.”

“Young man, no one will spend 300 RMB for these paintings. It is too expensive.”

Dong Xuebing had returned to the time when he asked about the prices. He turned around and saw Zhao Jingsong’s police car coming closer. He did not hesitate and took out 300 RMB. “I want this scenery painting. Wrap it up for me. Oh… cover it with a cloth.”

Suddenly, there was the sound of someone closing a car door. “Chief Dong, on the way to the Bureau? Want a lift?”

Dong Xuebing quickly stepped forward to block Zhao Jingsong’s view. “Thanks for your offer, but I prefer to walk. Walking is good for your health.”

Zhao Jingsong glanced at the roadside stall behind Dong Xuebing and asked. “Chief Dong, you are interested in oil paintings?”

Dong Xuebing smiled. “Not really. I am just looking around.”

The young man had wrapped the painting: “Here is your painting. There is a hook behind, and you can hang it on the wall with a nail.” Dong Xuebing took the painting and bided Zhao Jingsong goodbye. Zhao Jingsong saw Dong Xuebing buying an oil painting from a roadside stall and felt he was pretending to be cultured. How can there be beautiful paintings in a roadside stall?

County Public Security Bureau.

Back in his office, Dong Xuebing removed the cloth from the painting and start checking the painting. However, there was nothing special about it. Could it be Zhao Jingsong is really into oil paintings and knew this is a masterpiece from some great artist? But that young man said these are his paintings and it was Yan Tai County’s scenery. Was that young man lying or there is something special in the painting which I have not to discover?

Dong Xuebing looked at the painting for almost 15 minutes and had broken the frame. But he still has not discovered anything.

Knock, knock… Dong Xuebing put the painting aside. “Come in.”

“Chief Dong.” Liu Dahai entered. There is a meeting in the bureau for all the Station Chief today, and he was here to report to his direct supervisor first. He said to Dong Xuebing about some sensitive cases that happened over the past few days. After finishing his report, he was about to leave.

Dong Xuebing stopped him. “Old Liu, wait a minute.”

Liu Dahai sat down and knew Chief Dong have some tasks for him.

Dong Xuebing paused for a while and asked. “Are you familiar with Station Chief Zhao Jingsong? Chief Zhao likes oil paintings?”

“Oil paintings?” Liu Dahai shook his head. “I am not sure, but I have never seen him buying or collecting oil paintings. But he is interested in flowers, plants, etc. A few years back, he often brought his children to the mountains behind our Hui Tian Village to pick wild vegetables.”

Dong Xuebing frowned. “Flora?”

Liu Dahai nodded. “When Chief Zhao was young, he worked in the Provincial’s Institute of Botany research and is knowledgeable about plants.”

Oil painting… Institute of Botany research… Plants?

After Liu Dahai left, Dong Xuebing thought about the information and clues he got. Suddenly, he banged the table and placed the painting on the table. He examined the grass, flowers, and plants in the painting. There were some grasses on the ground that had some leaves. Dong Xuebing does not know about plants and doesn’t know about the names. But he was sure that there must be some expensive plants in the painting as Zhao Jingsong had asked the young man if this painting is based on the actual scenery. He wants this painting and looks for the plants in Da Sen Mountains by himself!

It must be something extraordinary for Zhao Jingsong to want to buy that painting. Dong Xuebing brightens up. He had spent a lot of money on Yu Meixia and her daughter and does not have much left. He will not give up this chance to make some money.

During lunch break, Dong Xuebing applied for the day off with Hu Silian and drove the Bureau’s Buicks home. His duties were still to oversee Hui Tian Village station and it doesn’t matter if he did not remain in his office in the Bureau.

When Dong Xuebing entered his apartment, he saw Yu Meixia and Yu Qianqian having lunch.

Yu Meixia panicked when she saw Dong Xuebing. “You… Why are you back? I… I…”

Yu Meixia had prepared a few dishes for lunch. “I still have not taken lunch. Help me prepare a bowl of rice.” Dong Xuebing took off his coat, and Yu Meixia ran over to hang it on the hanger. She also bends over to place the slippers beside Dong Xuebing’s feet. After that, she went to the kitchen to get a bowl of rice for him. She kept turning back to look at Dong Xuebing as if she had done something wrong.

Dong Xuebing laughed. “Sister Yu, what’s wrong with you.”

Yu Qianqian whispered. “My mother was afraid I am hungry and… that’s why she prepared a few more dishes.”

Dong Xuebing said he will not be coming back for lunch and Yu Meixia should not have prepared so many dishes. But her daughter had never taken a proper meal in the past few months and since Dong Xuebing will not be returning for lunch, she prepared a few meat dishes. But Dong Xuebing returned suddenly, and she was caught red-handed. “Dong… Chief Dong… I… I will not do this again.”

Dong Xuebing was speechless. “I don’t know what you are talking about. It’s only a few dishes, what’s wrong with it?”

Yu Meixia lowered her head. “I… cooked too sumptuous for lunch.”

Dong Xuebing waved to her, asking her to sit down. “This is only a small matter. Also, how can this be considered sumptuous? Sister Yu, if you cooked only vegetables for Yu Qianqian and yourself, I would scold you. Your daughter is growing up and needs to eat more meat. You should buy fish and prawns for her next time. When I am not around, you should also prepare proper meals for Qianqian.”

Yu Meixia was afraid Chief Dong would chase them away and was relieved to know he was not angry. “Thank you.”

Dong Xuebing picked up a piece of chicken for Yu Qianqian. “Eat more. If you feel like eating anything, let your mother know and tell me if she refuses to buy it for you. I will scold her!”

Yu Qianqian nodded and felt this ‘big brother’ really dotes her.

“Sister Yu, sit down and eat together.” Dong Xuebing placed some food in Yu Meixia’s bowl. “Why didn’t you all switch on the TV?”

Yu Meixia blushed. “I… I don’t know how to switch it on.”

Dong Xuebing did not laugh at her as he knows many poor villagers cannot afford a TV. Also, the on/off button of his LCD TV is at the back. “Here, the button is at the back. You can feel it by sliding your hand on the right side. If you want to use the remote to switch it on, you can press the red button. Oh… never mind. I will teach you after lunch.”

After lunch, Dong Xuebing taught Yu Meixia how to switch on the TV, air conditioner, washing machine, etc. Yu Meixia was not very smart, but Yu Qianqian learned everything fast. She played around with the home appliances curiously, and she had never got the chance to use these things in the past.

“Are you going back to work in the afternoon?” Yu Meixia asked.

Dong Xuebing slapped his forehead. “Luckily, you reminded me. I am going to Da Sen Mountains. Do you know where it is located?”

Yu Meixia nodded. “I know. It is located in the south and has nice scenery.”

“Ok. How about you two go along with me? I don’t know the place there.” After spending a day with them, Dong Xuebing could feel a family bond with them. Since he is going to the mountains to search for the plants, he might as well bring them along and treat this as a family outing.

Yu Meixia was worried and was afraid she would disgrace Chief Dong. “What… What should we prepare?”

Dong Xuebing replied. “Bring a few flowerpots along. We might need them to bring some things back. Also, bring a tablecloth, bowls, chopsticks, etc. We will buy some food in the supermarket and have dinner in the mountains.”

Yu Qianqian was overjoyed when she heard they were going out.

……

2 hours later, they arrived at the foot of the Da Sen Mountains.

Dong Xuebing drove along the rough mountain roads and parked at the foot of the mountain. He alighted and looked around. There were plants and trees everywhere. The way up the mountain is quite steep and the grass there was thick. There might have snakes among the grass.

A local villager, carrying a basket, was walking down from the mountain.

Dong Xuebing walked over with his oil painting. “Hi, do you know where this place is located?”

The villager looked at the painting. “It should be at the back of the mountain, but there are poisonous snakes there. People here seldom go there.”

“Oh, thank you.” After the villager left, Dong Xuebing returned to his car and brought out a big haversack. “Let’s go up the mountain.”

Yu Qianqian and Yu Meixia turned pale as they heard there were poisonous snakes in the mountain. They stood there and did not move.

Dong Xuebing looked at them and smiled. “Don’t worry. I am around, and you don’t need to worry about snakes.” He was not afraid of snakes and he had BACK.

Yu Meixia held her daughter’s hand and walked forward. “I… I… will help you carry the bag.”

“No need. It is too heavy for you. You just hold on to the oil painting. We are looking for a place in the painting.”

The road up the mountain was dangerous. They had only walked a few dozen meters, Dong Xuebing and Yu Meixia were tripped stones and rocks among the grass. About 200 meters later, the forest was denser and steeper. Dong Xuebing was still able to move forward, but Yu Meixia and Yu Qianqian could not. They had difficulties climbing up some slopes.

Dong Xuebing looked at the and wiped the sweat off his forehead. “Here, give me your hands. I will pull you up.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing’s hand and blushed. “No… No need.”

Dong Xuebing replied. “Why don’t you two return to the car and wait for me? There is quite a distance left, and we will not reach the peak like this.”

Yu Meixia and Yu Qianqian were afraid to walk back by themselves, and Yu Qianqian reached out to Dong Xuebing’s hand and her face as red as a tomato. Yu Meixia bit her lower lips. She was in her 30s, but she was still very shy. “Thank… Thank you.” Yu Meixia and Yu Qianqian had similar looks and their characters were identical too.

Dong Xuebing held their hands tightly.

Yu Qianqian’s hand was cold, and Yu Meixia’s hand was soft.

Dong Xuebing unconsciously looked at Yu Meixia’s butt and Yu Qianqian’s slim waist and pulled them up that small slope, over a big boulder. They continued their way up the mountain. Dong Xuebing’s left hand was holding the beautiful mother, and his right was holding the pretty daughter.

They make their way up the mountains slowly.

About half an hour, the three of them arrived at the back mountain.

Along the way, Yu Meixia fell 3 times and Yu Qianqian twice. But Dong Xuebing reacted fast and pulled them up before they hurt themselves. Of course, while saving them, they said somebody contacts. For example, Dong Xuebing’s arm had brushed against Yu Meixia’s firm breasts and could feel the outlines of her soft bra. He also touched Yu Qianqian’s butt accidentally.

Overall, Dong Xuebing had enjoyed himself.

Yu Meixia and Yu Qianqian were blushing and wanted to bury their heads in the ground from the embarrassment.

“This should be the place. Let’s look around.” The area at the back mountain is flat, but Dong Xuebing did not let go of the mother and daughter’s hands.

Yu Meixia tried pulling back her hand shyly. “Chief… Chief Dong… I can… You…”

Dong Xuebing feigned ignorance. “What’s wrong?”

Yu Meixia looked at his hand, which is still holding on to hers, but she dares not say it. “Err… nothing…”

Dong Xuebing smiled. “Let’s go. Watch your steps.”

Chapter 193 – Hundred years old wild ginseng!

In the back mountain of Da Sen Mountains, Dong Xuebing held the mother and daughter’s hands as they search for the location in the painting.

10 minutes… 20 minutes… 30 minutes… the back mountain is too big. They searched around and could not find the small cliff in the painting. Dong Xuebing saw Yu Meixia and Yu Qianqian were out of breath, and he let go of their hands to lay a mat on the grass. He also took out the thermos flask and cups from his backpack.

Yu Meixia poured water for Dong Xuebing and her daughter. “Chief Dong, have some water.”

Dong Xuebing laughed. “Sister Yu, you said the scenery is beautiful here? How come I can only see trees around?”

Yu Meixia whispered. “When the sun sets, this place is beautiful. Of course, this place cannot be compared to Beijing’s tourism spots.”

“Actually, there are not many interesting places in Beijing. The Xiang mountains in autumn and… those places are not as beautiful here.” Dong Xuebing looked at his watch and took out the snacks he bought from the supermarket. “We are all tired. Let’s have an early dinner. These are all processed food and don’t overeat of these. Haha… You will get fat.”

Yu Qianqian nodded and start stuffing her face with the snacks.

Yu Meixia felt her daughter was not showing proper manners and secretly touch her with her feet. She was afraid Chief Dong will be mad. Yu Qianqian immediately understood and slowed down, picks up the potato chips one by one. In the past, some of her classmates, who were wealthy, could afford to eat these tidbits and Yu Qianqian never imagined she could get to taste it one day.

After satisfied, their stomach, Dong Xuebing, laid face down on the mat and closed his eyes.

Yu Meixia looked at him and hesitated for a moment. “I… Do you want me to give you a massage?”

Dong Xuebing was waiting for her to ask. “Please, thank you.”

“It’s what I should do.” Yu Meixia kneeled beside Dong Xuebing and start massaging Dong Xuebing’s back. But after a while, she remembered something and glanced at her daughter. Yu Qianqian was looking at her and she blushed. She felt embarrassed, massaging another man in front of her daughter.

Dong Xuebing felt relaxed and said. “You can stop if you are tired. Take a rest.”

“No, I’m fine.” Yu Meixia starts pressing his back harder. “Is this strength ok?”

Dong Xuebing nodded. “Yes. Thank you.”

Yu Qianqian finished her titbits and looked at Dong Xuebing and her mother. She bit her lips and copied her mother. She kneeled on the other side of Dong Xuebing and start massaging his right arm.

Dong Xuebing got a fright and said. “Qianqian, you don’t need to massage me. Rest for a while.”

Yu Meixia added. “I am around. You… Go and read your books by the side.”

Yu Qianqian shook her head. She also wants to do something for Chief Dong.

Dong Xuebing laughed when he saw this little girl refuses to stop. “Thank you, Qianqian. Tomorrow I will buy you a few bags of your favorite snacks.”

Yu Meixia knew what her daughter was thinking and did not stop her. She pressed Dong Xuebing’s back and teach Yu Qianqian techniques of massaging. Yu Qianqian was much smarter than Yu Meixia and learned how to massage after a while. When her mother was pressing Dong Xuebing’s neck, she also followed. When her mother was pressing his arm, she did the same on the other arm.

Dong Xuebing was fully relaxed physically and mentally.

Two beauties were massaging him at the same time. How many men in this world can get this treatment?

Dong Xuebing’s head was on his arms, facing his left. His eyes were narrowed to a slit, looking towards Yu Meixia. She was kneeling, and her pants were tight, and he could see the outline of her tights. Yu Meixia was massaging his back and was leaning forward. The opening of her top was slightly open and Dong Xuebing could look inside.

Yu Meixia suddenly realized she was exposed and quickly straighten herself and blushed.

Dong Xuebing did not want to leave a wrong impression and quickly closes his eyes, pretending to sleep. After a while, he opened his eyes slightly to peep at Yu Meixia’s matured body. She was at least 10 years older than him, but Dong Xuebing could not help having dirty thoughts about her. To him, mature women are more attractive.

After about 20 minutes, Dong Xuebing said. “Alright. Thank you for the massage. Take a break first.”

Yu Meixia was sweating, but she replied. “I am not tired.”

Yu Qianqian also said, with her aching arms. “I… I am also not tired.”

Dong Xuebing flipped over and sat up. “Both of you are sweating already. Ah… it feels so good. Thank you.”

“Don’t thank us.” Yu Meixia stood up. “Errr… Chief Dong, I… I need to go…”

Dong Xuebing blinked and asked. “Go where?”

Yu Meixia points to the trees. “I need to go to the toilet.”

Huh? She is asking permission to go to the toilet? Dong Xuebing replied. “Ok. Be careful.”

“Yes.” Yu Meixia took out some tissue paper from Dong Xuebing’s backpack and walk quickly into the bushes.

It was already 4 pm, but Dong Xuebing was not giving up looking for the plants Zhao Jingsong was interested in. He started packing as he waits for Yu Meixia. He planned to search around until it becomes dark before going back. But as Dong Xuebing was packing, he heard Yu Meixia shouting from behind the trees. “Chief… Chief Dong! Please come over here.”

Dong Xuebing’s face changed and thought something had happened to her. He immediately ran towards her direction.

Yu Qianqian also ran over. “Mum, are you ok?”

Dong Xuebing found Yu Meixia after about 2 to 3 minutes. But he did not see any poisonous snakes or hooligans, and Yu Meixia was standing there, pointing to a small cliff. “Look, is that the place in the painting?”

Dong Xuebing was stunned as he looks around. Damn! This is the place they were searching for.

Yu Meixia was in a good mood as she knew she had helped Chief Dong. “I will go back to bring our bags here.” Yu Qianqian also followed her mother to carry their bags.

After they returned, Dong Xuebing took the oil painting from her and walked a few steps to his left. He looked at the painting and his surroundings and walked another 5 steps forward before stopping to compare the painting with the cliff. That young man should have painted from this location. “Sister Yu, come over. Can you recognize the plants in this painting?”

Yu Meixia looked at the painting and pointed to the plants. “These are ordinary grasses… this is also a common flower in the mountains.”

Dong Xuebing asked. “What about the rest?”

Yu Meixia had worked in the fields for years and lived in the countryside for years. She is very familiar with plants. “These are wild vegetables, and you can eat it. This is also wild vegetables, but you can only use it as dumpling fillings as they are bitter.” She could identify most of the plants and flowers in the painting. In the end, she looked at the few leaves on the ground. “These… I have never seen these plants before.”

Dong Xuebing turned to Yu Qianqian. “Qianqian, do you recognize this plant?”

Yu Qianqian shook her head. “I don’t know.”

Dong Xuebing stared at the painting. The trees in the background and the cliff should not be what Zhao Jingsong was interested in. Other than the commonly found flowers and plants, the small plants with leaves on the ground should be what he is interested in. There are 6 to 7 plants near to this area and another 10 of them in an area not far away. But the plants further away had lesser leaves.

Yu Meixia asked curiously. “These are?”

“I am not sure.” Dong Xuebing kneeled in front of that unidentified plant. “Come, let’s find out.”

Yu Meixia and Yu Qianqian might not know, but Dong Xuebing knew some grass or plants can fetch high prices. For example, some rare orchids had been sold for a few million RMB. Although orchids are not so expensive now, there are still lots of unique flowers and plants around. He just doesn’t know how much do plants worth.

Dong Xuebing examined the plant carefully and touched the leaves.

After a while, Dong Xuebing made his decision. “Help me take the spade and knife from my bag. I need the flowerpot too.”

Yu Meixia immediately takes out the things Dong Xuebing asked and passed it to him.

Dong Xuebing was afraid he would damage the plant and used his hands to dig out the soil around the plant gently. Dong Xuebing used the spade on the area further away from the plant, and he felt this must be a rare plant. Since they do not know what this plant is, he might as well bring the whole plant back in a flowerpot. He can take pictures of the plant and post it on the internet or ask around to see if anyone can identify it.

Suddenly, Dong Xuebing’s hands touched the roots part of the plant.

Dong Xuebing was surprised at the size of this plant’s thick and long roots. The roots were thicker than the part of the plant above ground and were about the width of his thumb and had long root hair. It went very deep into the ground and Dong Xuebing patiently brush the soil away, taking care not to harm the roots. After a while, he managed to dig the plant out from the ground.

Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian were stunned as they looked at the plant in Dong Xuebing’s hand.

Yu Qianqian gasped. “It’s Ginseng! This is ginseng!”

Dong Xuebing did not realize this was a ginseng plant when he was digging. But now, when he held the plant in his hands, he recognizes it immediately. Dong Xuebing is more knowledgeable than Yu Meixia and Yu Qianqian and knew this is not any ordinary ginseng. This is wild ginseng and it is at least a 100 years old Wild Ginseng!

How can this be possible?

How can Hebei Province have such high-quality wild ginseng?

Dong Xuebing felt this was unbelievable. Most of the wild ginseng comes from Chang Bai Mountains because the temperature and environment there are most suitable for ginseng to thrive. All the wild ginseng found there are top grade and ginseng can be found in places with the same latitude. In the northern area of Hebei’s mountainous region, North Korea, Ukraine, etc. also have wild ginseng, but the quality cannot be compared to Chang Bai Mountains’ Ginseng. But the ginseng Dong Xuebing found was the same grade as the ginseng found in Chang Bai Mountains. The roots were thick and long. This should be at least 100 years old!

Yan Tai County have wild ginseng?

Absolutely impossible! At most, there is some cultivated ginseng, but not for wild ginseng!

Dong Xuebing could not understand why there is wild ginseng here. Maybe the climate and weather at Da Sen back mountain are different. Although the temperature and altitude here are not suitable for wild ginseng, one should not underestimate the power of nature.

Yu Meixia asked with a trembling voice. “This… Is this ginseng valuable?”

Is ginseng valuable? Of course!

There are many categories for ginseng. In the supermarkets, the Sha Ginseng (upright lady bell roots) and American Ginseng were worthless. These were selling for a few RMB for a packet. When Dong Xuebing’s mother was sick, she often bought this and brew water to drink. Anyone can afford these ginsengs. The cultivated ginsengs are not very valuable and cost a few hundred to a few thousand for one. But wild Ginsengs are different and are said to be able to prevent aging and even cure cancer, etc. The length of this wild ginseng should be at least 100 years and weighs about 100 grams. 1 gram of a 100 years old wild ginseng is worth more than 10,000 RMB! It is more valuable than gold!

Dong Xuebing was excited. “Of course, this is valuable!”

Yu Meixia mumbled. “Then… then what should we do now?”

Dong Xuebing replied. “We will bring all of these ginsengs back. Remember, this is only between the three of us. Don’t let anyone else know.”

Yu Meixia and Yu Qianqian nodded.

Dong Xuebing rolled up his sleeves and was about to continue digging the remaining ginseng when he stopped. He washed his hands and used his iPhone 4 to check on the steps on digging and preserving wild ginseng. He does not want to damage the ginseng during the digging process and lower the value of it. He must be careful as he found out on the internet that the value of the wild ginseng will drop if any of the root hair is damage.

After reading up on how to dig wild ginseng, Dong Xuebing said. “Let’s start work. Sister Yu, Qianqian, you two need to help. Watch out, don’t damage the root hair.”

Yu Meixia replied timidly. “I’m afraid… I’m afraid I will damage…”

Dong Xuebing said. “It’s alright. I had checked on the internet, and the lesser leaves the ginseng plant have, the shorter is the age. The value will also be lower. You and Qianqian can pick the ones with lesser leaves. Even if you damage the roots, the value will also not be lowered by much. If you two don’t help me, I can’t finish digging all these ginseng before dark.”

Yu Meixia felt this is an important task. “I…, I will do my best.”

Yu Qianqian is very smart. She stood behind to watch how Dong Xuebing digs the roots before teaching her mother.

Dong Xuebing successfully dug out the second wild ginseng, and this was not as old as the first ginseng. From the leaves, it should be around 25 years, and it was much smaller. Wild ginseng grows about 1 gram per year and a 20 years ginseng weighs about 20 grams. This ginseng is only worth tens of thousands of RMB and cannot be compared to the first one.

Yu Qianqian also dug ginseng and was carrying it in her hands. “Brother, I got one too.”

Dong Xuebing nodded. “Good. Yours should be around 10 years.” A 10 years old wild ginseng is only worth a few thousand RMB.

Yu Meixia also dug ginseng around 15 years old.

Dong Xuebing was not interested in these low-value ginsengs as they cant be sold at high prices. He might as well keep them as gifts for others. He looked around and picked a ginseng plant with lots of leaves. After a while, he dug up this ginseng and it is at least 80 years old. This should be worth a few hundred thousand.

Dong Xuebing turned around and picked a new target to dig.

A few minutes later, Dong Xuebing dug a 50 to 60 years old ginseng.

In another few minutes, Dong Xuebing got another 40 years old ginseng.

Half an hour….

1 hour…

Soon, two hours had passed, and the sun was setting.

“Chief Dong, we finish digging up all the ginseng.” Yu Meixia said.

Dong Xuebing looked at the sky and knew he did not have much time left. “Let’s look around and see if we had missed out any.” Dong Xuebing dug up a 50 years old ginseng and went to look around in the woods. But he could not find any. It seems wild ginseng could only survive in the back mountains. “There are no more around. Let’s go back. Thank you for your hard work today.”

Yu Meixia was so tired until she cannot straighten her back. “It’s my duty.”

Dong Xuebing did not use the two flowerpots as they were not big enough to hold all the ginsengs. But Dong Xuebing had brought a big plastic box with him and filled it with water. He placed all wild ginsengs in it to prevent damaging them on his way back. This was taught on the internet, and drying the ginseng after soaking the, will extend the shelf life. If not, wild ginseng will rot when kept at home.

On the way down.

The wild ginseng was not heavy, but the container of water was. Dong Xuebing had to carry the container and could not hold Yu Meixia and Yu Qianqian’s hands.

Yu Meixia and Yu Qianqian had slower reactions and coupled with their tiredness, they fell several times on their way back.

Dong Xuebing also tripped on some small pebbles and dropped the plastic container down the hill. All the wild ginsengs were scattered on the floor and many of their roots broke. Dong Xuebing immediately shouts BACK 5 seconds!

……

Everything flashed in front of his eyes.

Dong Xuebing was relieved when he did not trip himself. “Come, Sister Yu… both of you hold my arms, and it is safer. The road downhill is too dangerous.”

“No… no need.”

“Haha… then just treat it as holding me to prevent me from falling, ok?”

“Err… err…”

Yu Meixia hesitated and shyly used both hands to hold Dong Xuebing’s right arm. Yu Qianqian also held Dong Xuebing’s left arm to balance herself. At first, they were only holding on to Dong Xuebing’s upper arms, but as the trail got more dangerous, they wrapped their arms around Dong Xuebing. Left and right… One big and one small…

Of course, the big and small is not referring to Yu Meixia and Yu Qianqian’s age. It was referring to their breast. With their arms wrapped around Dong Xuebing’s arms, Dong Xuebing could feel their chests as they walked unsteadily down the mountains. Yu Meixia’s breast felt soft and smooth and Yu Qianqian might be young, but she was very firm.

Because of them, Dong Xuebing lost concentration and almost rolled down the hill a few times. As a result, he used many BACKs!

……

Public Security Family Quarters.

After reaching home, Dong Xuebing removed the cloth covering the plastic container and entered the bathroom. He poured the muddy water away and filled it with clean water. Yu Meixia and Yu Qianqian offered to help, but he rejected and asked them to watch TV in the living room. After that, he took out a small soft brush to clean off the mud on the ginseng carefully. After cleaning them, he hangs them by the window to dry.

Dong Xuebing counted his spoils and was overjoyed.

All the treasures Dong Xuebing picked in the past cannot be compared to these wild ginsengs. In total, he had picked a 100 years old, 90 years old, and more than a dozen wild ginsengs ranging from 10 to 80 years old. Wild ginsengs were rare nowadays and there were restrictions on harvesting them. Many of these wild ginsengs cannot be bought even if you have money. These ginsengs should be worth at least 3 million RMB.

3 million RMB!!!

This was a great find!!

Chapter 194– Back to Beijing

A few days later.

Under the tender care of Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian, the 20 wild ginseng was almost dried.

Today is Friday, and Dong Xuebing checked the ginseng by the windows. Hmmm… looks good. There is only some moisture left and they will not rot easily. Now, Dong Xuebing had to think of a way to sell the ginseng and it will be a waste to sell all of them. He might need them as for himself or gifts in the future. These were good stuff and he decided to sell only 100 years old and the 90 years old ginseng as the rest are not as valuable.

But selling them had become a problem.

Dong Xuebing had dug these ginsengs and does not have any factory certification or product approval certification. The place he found the ginseng was also weird and no one will pay 1 million RMB for one of them. The wild ginseng sold by companies were placed in beautiful packaging and had certification from the proper authorities. So, Dong Xuebing checked the internet and found a company selling herbs in Beijing.  He called them and spoke to the manager. “Hello, I have some wild ginseng and I would like your factory to package it and issue certification. How much will it cost?”

The person-in-charge was not surprised by Dong Xuebing’s request. In the past, wild ginseng was sold in boxes, and people don’t care about the packaging. But nowadays, people prefer to buy ginseng in beautiful packaging as they are giving out as gifts. Such requests were familiar with the company. “We need to look at the product first before we can quote a price. If you are thinking of using our company’s brand and serial number, we would need to conduct further checks on it. We need to be responsible to the consumers.”

Dong Xuebing could understand why this company has such rules. No one wants to be held responsible for some counterfeit goods. “Ok. I will bring my ginseng over. Let’s fix a time.”

“I will give you my number, and you can call me when you reach.”

“Oh, roughly how much do you charge for the packaging of one wild ginseng?”

“It has to depend on the year and grade of the Ginseng. Let’s talk about it when we meet.” Such deals were against the regulations, and the person-in-charge cannot talk about the prices over the phone.

Qu Yunxuan had called Dong Xuebing last night to inform him about their company’s first auction is about to start. Dong Xuebing had to make a trip back to Beijing to attend. Yes, after the wild ginseng was packaged and had certification, he could sell it at the auction. This will increase the reputation of their company and he could save on the commission.

Dong Xuebing nodded and went to Liang Chengpeng to apply time off. But Liang Chengpeng had gone to the hospital to visit his mother and was not around. So, Dong Xuebing just inform Hu Silian that he needs to go to Beijing and will only be back on Monday. He will also be driving the bureau’s Buicks. After returning home, he loaded his car with the ginseng and told Yu Meixia to stay home. He also called his mother, Liu Dahai, etc. to inform them.

After informing everyone, Dong Xuebing drove towards Beijing!

1 hour…

5 hours…

10 hours…

It was 7.05 pm when Dong Xuebing reached Beijing.

Dong Xuebing looked at the wild ginseng in expensive gift boxes in his rear passenger seats. Dong Xuebing had put in lots of effect on these ginsengs. He arrived at the factory late morning and after a series of checks, they were proven to be wild ginseng. The person-in-charge was shocked when he saw Dong Xuebing taking out so many wild ginseng and he asked for 300,000 RMB packaging fees. But after some bargaining, Dong Xuebing used a 30 years old wild ginseng as payment. Although he felt this was overpriced, he knew without the packaging and certification, his ginseng will not fetch high prices.

In the city area, Dong Xuebing drove around aimlessly. He still has not decided where to go.

When he drove onto the 3rd Ring Road, Dong Xuebing decided to pay a visit to his company. As the boss of the company, he had yet to visit his company. If Aunt Xuan is there, he can also spend some time with her.

South 3rd Ring Road, Shi Li He (Ten miles river).

There are lots of antique markets around, and Aunt Xuan picked this location for their auction company.

Dong Xuebing parked his car along the road and saw a big and bright signboard. Yun De Auction House. This name was picked by Dong Xuebing. Qu Yunxuan had wanted both their names for this company and call it Bing Yun Auction House, but Dong Xuebing does not like it. He preferred a more traditional name and used a word from Qu Yunxuan’s name and added a ‘De’ behind it.

The Auction House has two stories and the front door is open. A big hanging lamp in the center lit up the interior and it is still open.

Dong Xuebing thought for a while and returned to his car to bring the two wild ginseng. He entered the auction house and looked around curiously. Compared to Han Hai Auction House, Yun De Auction House’s renovation is not as lovely. This place was formerly a pawn shop, and Aunt Xuan did not change much of the interior as she wanted to save money on renovations.

A female staff approached Dong Xuebing. “Sir, how can I…”

Dong Xuebing smiled and waved the boxes in his hand. “I want to put something up for auction. Wild ginseng.”

“Wild Ginseng? Please wait for a moment.” The staff walked towards a middle-aged man having tea in the rest area. “Teacher Feng, can you help to evaluate something? Wild Ginseng.”

Teacher Feng nodded and put down his teacup. He turned to Dong Xuebing. “How old is your ginseng?”

Dong Xuebing smiled and did not answer.

Teacher Feng paused for a while and said. “Let’s go upstairs.”

The stairs and corridor were narrowed, and the 3 of them could barely walk side by side. Teacher Feng brought Dong Xuebing to a meeting room and said. “Can I take a look at your items?”

Dong Xuebing placed the two boxes of wild ginseng on the table.

Teacher Feng lifted the cover of one of the boxes and looked at the ginseng through the clear glass. He was shocked by what he saw. He looked at the certification symbols at the bottom of the box and was surprised to see someone wanting to sell this item.

Dong Xuebing looked at him. “Can I put this ginseng up for auction?”

Teacher Feng suppressed his excitement. “Of course. Our company does not only sell antiques. We also put up rare items such as liquors and items for auction.” He put down the box he was holding and opens the second box. He was shocked for the second time. Another wild ginseng which is almost 100 years old? From the authentication labels, it should not be fake!

Dong Xuebing asked. “How are the items?”

Teacher Feng replied. “These are priceless!”

Dong Xuebing laughed. “I heard the day after tomorrow will be this company’s first auction, and I hope I am still in time to put these two ginsengs up for auction.”

“Err…” Teacher Feng hesitated. “There might not be enough time to promote it.”

Dong Xuebing replied. “It’s fine. The pre-auction exhibition is considered a good promotion, and you can add in a banner on your website.”

Teacher Feng felt this person, and his request was weird and could not make the decision. “Let me check with my boss.”

Dong Xuebing nodded. “Is your boss around?”

“Ms. Qu had left earlier in the afternoon as she had to prepare for the pre-auction exhibition. Please wait for a moment. I will call her now.”

“Ok.”

Teacher Feng knew this young man is Yun De Auction House’s most significant customer to date and served him tea before leaving the meeting room to call Qu Yunxuan. “Hello, Manger Qu? We have a customer here who brought two wild ginsengs… these are not normal ginsengs. They are both almost 100 years old ginsengs. You might not know the current market rate for wild ginseng… these two boxes can fetch at least 2 million… yes. 10,000 RMB for 1 gram… yes… the customer wants to display it in tomorrow’s pre-auction exhibition. He sounds quite urgent… Then will our main auction item still be that Jade hairpin? Ok… Yes… I know. I will speak to him.”

Teacher Feng was in a good mood to see such valuable items. He smiled at Dong Xuebing when he returns to the meeting. “Manager Qu agreed to display your items in tomorrow’s pre-auction exhibition. Young man, it is getting late. Shall we sign the agreement now?”

Dong Xuebing nodded. “Sure. Prepare a copy of the agreement for me.”

Teacher Feng replied. “I will get someone to prepare it.”

After signing the agreement, Dong Xuebing left the two boxes of ginseng with Teacher Feng. He was pleased with his company’s customer service and efficiency. But he did not tell Qu Yunxuan about this and did not let her know that he had returned to Beijing. He wants to give her a surprise later.

Chapter 195 – Caught by Qu Yunxuan’s mother!

It was almost 8.30 pm when Dong Xuebing left Yun De Auction House.

Dong Xuebing drove his Buicks MPV towards the north and called Qu Yunxuan. “Hello, Aunt Xuan?”

Qu Yunxuan replied with a tired voice. “…. Huh?”

Dong Xuebing slowed down. “You are sleeping so early? Are you overworked these few days?”

Qu Yunxuan yawned and told him to wait. Dong Xuebing could hear her footsteps in her slippers. “I am up since yesterday at 5 am and had been busy with the pre-auction exhibition. Our first auction is on the day after tomorrow and there are tons of work to do. Oh, Xiao Bing, when are you coming back? I know you are busy with your work. If you cannot come back, it’s fine. I will be around.”

Dong Xuebing acknowledged. “You are at home?”

“Yes.”

“Heping Road North?”

“Yes, why are you asking?”

“Nothing. Err… I got to go now. Bye.” Dong Xuebing wants to give her a surprise and did not tell her where he was.

Dong Xuebing’s driving had gotten better, but he still has to be careful when driving at night. About half an hour later, he drove into the small estate at Heping North Road and parked his car. He planned to give Qu Yunxuan a fright by entering her bedroom and spent the night at her place. However, it is not safe to keep the remaining wild ginseng in his car and he brought all of them back to his unit. Before Dong Xuebing left for Tai Yan County, he paid several months’ rent upfront for his apartment, as he wants to have a place to stay when he returns to Beijing.

It’s been 2 months since he returns to his unit, but his apartment is spotless.

There was not a speck of dust at home.

Dong Xuebing’s unit smelled of air freshener, and he was surprised. Other than his mother, only Qu Yunxuan had the keys to his apartment, and she must have cleaned up the place for him. Sigh… If I get a wife, she must be as virtuous as Qu Yunxuan. She will take good care of me and I won’t need to worry a thing. Dong Xuebing put down the boxes of wild ginseng and made two more trips to bring everything up from his car.

Dong Xuebing looked at his watch and picked up a box of 10 years old wild ginseng to show Qu Yunxuan. He took out Qu Yunxuan’s keys and switched off the lights of his apartment, before closing the door behind him softly. He went over to Qu Yunxuan’s unit and opened the gates and main door softly.

It was dark in Qu Yunxuan’s apartment, and he could smell her scent.

Dong Xuebing took a deep breath in the dark. His eyes were not accustomed to the darkness and could not see clearly.

He felt against the walls and placed the box of wild ginseng in the living room and walked to Aunt Xuan’s bedroom. He put his ears against the door and could hear breathing sounds vaguely. Qu Yunxuan should be sleeping and Dong Xuebing laughed to himself as he slowly opens the door. The bedroom had thick curtains and it was darker than the living room. Through the faint moonlight shining from the living room’s windows, Dong Xuebing could barely see Qu Yunxuan sleeping in her lacy nightgown.

Dong Xuebing closed the door behind him and approached her eagerly.

Dong Xuebing had been thinking of this for two months, and he pounced onto the bed and hugged Qu Yunxuan. “Xiao Xuanxuan…”

“Huh?” Qu Yunxuan woke up sleepily.

Dong Xuebing’s hand was already under her nightgown. “Hehe, do you miss me? You did not expect to see me, right?”

Qu Yunxuan finally opened her eyes and looked at Dong Xuebing before she got a shock. “Xiao Bing?!”

Dong Xuebing laughed. “Come… Let me make you feel good.”

Dong Xuebing’s eyes had finally gotten used to the darkness and saw Qu Yunxuan had a shocked and embarrassed look on her face. “Why are you here?”

Dong Xuebing replied shamelessly. “I am here to make you feel good… what’s wrong?”

Suddenly, a woman asked sternly. “What are you trying to do? Ah?!”

Dong Xuebing jumped up and looked at the other side of the bed. It was Qu Yunxuan’s mother, and she sat up, staring at him. After a few seconds, she turned and stared at her daughter.

Goddamn! Why is Qu Yunxuan’s mother here?!

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan’s mother comes over at Qu Yunxuan’s place frequently, but she seldom spends the nights here. He thought back to his conversation with Qu Yunxuan earlier, and she had asked her to wait a while before speaking to him. It was because her mother was around, and it is not convenient for her to talk on the phone. Dong Xuebing was speechless… He is having a relationship with her daughter and was caught red-handed! There is nothing more embarrassed than this!

“Auntie, I… I…” Dong Xuebing doesn’t know how to explain himself.

Qu Yunxuan’s mother got off the bed and shouted. “Both of you go to the living room now!”

Qu Yunxuan stared at Dong Xuebing and pinched his thigh hard. “Feel good?! What are we going to do now?!”

Dong Xuebing rubbed his nose nervously. He suddenly remembers he still has BACKs, but decided not to use it. He does not have much accumulated time left and needs to use it during the auction to raise the bids for his items and other items.

Qu Yunxuan’s saw Dong Xuebing and Qu Yunxuan walking out of the bedroom slowly and asked. “Tell me! What’s going on between both of you?”

Qu Yunxuan’s face turns red.

Dong Xuebing cleared his throat but did not say anything.

Qu Yunxuan’s mother asked angrily. “Did you two have sex?”

“Ah… Mum… What are you talking about?” Qu Yunxuan tried to deny. “No…”

Qu Yunxuan’s mother pointed to Dong Xuebing and questioned. “Then tell me how is Xiao Bing going to make you feel good? Ah? What does he mean?” She saw both keeping quiet and asked again. “Have you two done it!?”

Qu Yunxuan covered her face and replied. “Yes…”

“You two! You two are the death of me!” Qu Yunxuan’s mother was angry beyond words. It was not because she looks down on Dong Xuebing. After she heard Xiao Bing had become a County’s Public Security Deputy Bureau Chief, she felt he will have a bright future. Although her daughter is several years older than him, she can still accept it. But she is furious because they tried hiding their relationship from her!

Dong Xuebing knew he had to say something. “Auntie… Errr… It’s like this…”

Qu Yunxuan couldn’t care less since their relationship was exposed. “We are dating now. Mum, just stay out of this.”

Qu Yunxuan’s mother roared. “I am your mother! How can I let you do whatever you want?!”

Qu Yunxuan sighed. “Mum, although Xiao Bing is younger than me, the gap is not that wide. He also treated me…”

“I am not asking about this!” Qu Yunxuan’s mother, stared at her. “Why didn’t you two let me know you all are dating? Ah? How do you know I will disapprove?”

Qu Yunxuan was stunned. “You agree?”

Qu Yunxuan’s mother looked away, ignoring her question.

Qu Yunxuan paused for a second and went over to sit beside her mother. She held her mother’s hand. “Mum, I had mentioned to you that the Auction company is set up by a partner and me previously. But it is not true. Xiao Bing is the one who funded the capital. He is interested in antiques and had successfully picked some treasures like a pearl necklace, ancient coins, ancient jade accessories, etc. The company belongs to him, and without him, I should still be jobless.”

Qu Yunxuan’s mother was shocked. “You are speaking the truth?”

Qu Yunxuan replied. “Yes. Xiao Bing is not only good at his job in the government sector, but he is also good at doing business. Sometimes I feel I am not good enough for him.”

Qu Yunxuan’s mother asked. “How much had he made?”

Qu Yunxuan replied. “About a few million.”

Qu Yunxuan’s mother was speechless. She is a snobbish person and had always wanted her daughter to be with someone wealthy. This way, her daughter will live a good life. Although government officials are good too, she had heard a lot about the danger of being in the government sector. That’s why she did not really think Dong Xuebing is suitable for her daughter in the past. But now, if Dong Xuebing can make so much money, then…”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan’s mother, and quickly walked over to the table and bring the box of wild ginseng over. “Auntie, this is a gift for you.”

Qu Yunxuan’s mother took it and opens it. “Ginseng?”

Qu Yunxuan was also surprised. “Eh? Wild Ginseng? 10 years old ginseng?”

Wild Ginseng? Qu Yunxuan’s mother had heard of it, and it is said to be more valuable than gold. A 10 years old wild ginseng should worth at least a few thousand. She looked at the box and certification. This was really a 10 years old wild ginseng! She had never received such expensive gifts before in her life. “Xiao Bing, you… you really made a lot of money?”

Dong Xuebing knew this was not the time to be humble. “Yes. We made a few million when we rent the Chicken Blood Stones mine some time back.”

10 years old wild ginseng

Qu Yunxuan also speaks up for Dong Xuebing. “Xiao Bing is the one who discovered the mine. Even the local experts said that mine is a dead mine and will not have Chicken Blood Stones. But Xiao Bing thought otherwise and rented that mine. During the first blast, a few hundred thousand worths of stones are found, and we found deeper in the mine.”

Qu Yunxuan’s mother finally believes them.

Qu Yunxuan looked at her mother. “Mum, you will not find anyone as capable as Xiao Bing. What else are you unhappy about? We only have a slight age difference, and furthermore, we are only dating and not getting married. Please don’t stop us from being together.”

Qu Yunxuan’s mother had nothing else to say. Dong Xuebing is a government official and is wealthy. She really has nothing to be unsatisfied with.

“I will discuss it with your father first.” Qu Yunxuan’s mother said.

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan’s mother had agreed to his relationship with Qu Yunxuan. “Auntie, cooking this wild ginseng will cause it to lose its medicinal properties. You should suck on a small piece of raw ginseng. It is a bit exaggerated to say it will extend your lifespan, but its anti-aging properties are true. After you finish this box, I will get you another one. Err…. I… I shall not bother you anymore. I will go back now.”

Qu Yunxuan said. “Mum, let’s go back to sleep.”

Qu Yunxuan’s mother put the wild ginseng on the coffee table and looked at her daughter. “Stop pretending! You want to sleep over at Xiao Bing’s place, just say so!”

Qu Yunxuan retorted. “What are you talking about?”

Qu Yunxuan’s mother stood up and return to the bedroom. “I am going to bed and can’t be bothered with both of you.” Bang! She slammed the door close.

Dong Xuebing mumbled. “Errr… Aunt Xuan, since your mother says so, let’s go over to my place now.”

Qu Yunxuan gave him a stare. “You idiot! Stop thinking about those things all the time. You want to get beaten up by me?” She paused for a while and looked at her bedroom door. After that, she followed Dong Xuebing back to his apartment. Although it was embarrassing and since her mother knows about their relationship now, she felt she should also take some initiative. Furthermore, she had not seen Dong Xuebing for two months, and she missed him.

……

Dong Xuebing’s apartment.

Once they close the door, Dong Xuebing carried Aunt Xuan off her feet. “Our mother had agreed to our relationship, and we don’t need to hide anymore.”

“What our mother?! Stop saying this!” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s arm. “My parents still have not agreed and even if they agree, I still have not made up my mind. I had no choice but to say we are dating earlier.” Qu Yunxuan was always very shy to speak her mind. When she was saying this, she was hugging Dong Xuebing tightly and even gave him a kiss on his forehead.

Dong Xuebing asked. “You are still not ready?”

Qu Yunxuan laughed. “I have my job now is because of you, and if we are together, I can’t help you and might even be a hindrance to you. I don’t like the feeling of being too dependent on you.”

“You are overthinking things.”

“Let’s not talk about these.” Qu Yunxuan felt a hand under her clothes. “Stop it! I need to tell you something.”

Dong Xuebing continued touching her. “Just tell me.”

Qu Yunxuan pulled Dong Xuebing’s hand out from her clothes and hit him. “I suddenly remember I need to tell you a piece of good news when I saw you taking out the wild ginseng. At around 8 pm, someone from the company called me to tell me someone wants to put two 100 years old wild ginseng for auction. Do you know the value of these ginsengs? 10,000 RMB per gram! It might fetch up to 1.2 million at our auction. So, I decided to let these ginsengs to be the star of our auction. That customer seems to be urgent and wants to participate in the auction the day after tomorrow. Maybe he needs money urgently.”

Dong Xuebing laughed. “He might not need money urgently.”

“How do you know?” Qu Yunxuan looked at him. “Who cares what that customer is thinking? We are lucky he chose our company, and this is an opportunity for us. I had asked our staff to promote it online.”

Dong Xuebing laughed. “Of course, this is an opportunity for us. If not, I will also not put the ginseng up for auction at our company.”

Qu Yunxuan was stunned. “What do you mean?”

“What do you think?” Dong Xuebing held Qu Yunxuan’s hand and walked to the coffee table. He points under the table. “Look, what are these?”

There were about 20 boxes of wild ginseng!!

Qu Yunxuan was stunned and quickly opens the boxes. “30 years? This is 40 years? There are 65 years? Xiao Bing! Where did you get these from?” Qu Yunxuan was shocked and realized what was happening. She stared at him. “Don’t tell me you are the one who put those two boxes of ginseng up for auction at our company?”

Dong Xuebing replied. “What do you think? Do you really think our company is famous enough to attract such customers now?”

“I knew it!” Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s arm lightly. “Tell me! Where did you get these ginsengs from?!”

“Haha… I saw an oil painting a few days ago and recognized the wild ginseng’s leaves in the painting. After that, I asked the artist where this place is located, and I went to search for it in the mountains. Err… don’t ask me why there are wild ginsengs in Hebei because I also don’t know. But I found these wild ginsengs and dug them up. After that, I found a factory in Beijing to do up the packaging and got serial numbers for these.”

“You are so lucky! How come you have such good fortune?”

Dong Xuebing laughed. “You think it is so simple? Actually, these ginsengs almost fell into someone else’s hands.” Dong Xuebing did not have good luck. Without BACK, he might not get a single cent, and Zhao Jingsong will be jumping with joy now.

Qu Yunxuan took in a deep breath. “What are you going to do with these ginsengs?”

Dong Xuebing thought for a while. “I will leave these with you. But I will keep some of the better ones as gifts in the future. You can put one box up for auction occasionally. As for the 10 years or 20 years, you can eat them, and you might become prettier.”

Qu Yunxuan won’t bear to eat these ginsengs. “I will keep these in the company’s safe tomorrow. It is safer there.”

“Actually, all the total value of these ginsengs is nowhere near the value of that 100 years old ginseng. So, don’t worry about these too much.” After saying these, Dong Xuebing smiled cheekily. “Errr… I had just made a significant contribution to our company. Don’t you think I should be rewarded?”

Qu Yunxuan laughed. “I knew you are up to something. What reward do you want?”

Dong Xuebing leaned forward and whispered in her ears. “Later, when we are in bed, you got to listen to me and do whatever I tell you. Ok?”

Qu Yunxuan blushed and raised her hand. “You want to be beaten? Huh? Idiot!”

“I take it as a yes!” Dong Xuebing carried her up and entered the bedroom…

Chapter 196 – Sold at sky-high prices!

Two days later.

It’s 5.45 am, and it is still dark outside. Ring… ring… the phone’s alarm went off.

Dong Xuebing woke up and gave his iPhone 4 a slap, switching off the alarm, before turning over to hug Qu Yunxuan’s naked body from the back. His face was buried in her hair, smelling her sweet fragrance. “Why did you set the alarm so early? It is not even 6 am. Let’s snooze a while more.”

Qu Yunxuan rubbed her eyes and grabbed Dong Xuebing’s hand. “Today is our first auction, and I got to be at the venue to take care of things.”

Dong Xuebing hugged her tightly.” We slept at 2 am, and you should rest more. Don’t tire yourself out. Health is more important.”

“You know health is more important, and you still torture me until so late?” Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a pinch on his hand. “I almost died last night. Let go of me now. I got to go to the hotel ballroom to set up the venue.”

Dong Xuebing replied. “Call me something nice, and I will let you go.”

Qu Yunxuan put on a stern look. “I will beat you up if you don’t let go of your hands.”

“I don’t care.”

“……”

Dong Xuebing gave Qu Yunxuan’s butt a slap. “Hurry up.”

“… Xiao Bing Ge Ge (Ge Ge = big brother), my dearest Ge Ge…”

Dong Xuebing felt satisfied. “Ok, ok… go…”

Qu Yunxuan escaped from Dong Xuebing and gave him a slap on his butt. “Idiot! Stop bullying me all the time. You can go back to sleep first. The auction will start at 9 am.” Qu Yunxuan scolded and bend over to give him a kiss. “I will prepare breakfast and warm it up after you wake up, ok?”

“Ok… Is the auction pass under someone else name ready?”

“It is on the coffee table. What do you need it for? You want to bid something?”

“I got my uses for it, and you will know later.”

“Ok. Go back to sleep.”

Qu Yunxuan got off the bed and went to the washroom to brush her teeth… twice. She seems to want to clean her mouth thoroughly because of all the ‘dirty’ stuff from yesterday. After getting home from the pre-auction exhibition yesterday, she never had the opportunity to wear back her clothes. Whenever Xiao Bing wants, she will lay on the bed obediently and let him do whatever he wants with her. It was a tiring day for Qu Yunxuan and Dong Xuebing used all the positions he knows on her. He didn’t even let her mouth off. That’s why Qu Yunxuan wants to brush her teeth clean to prevent any weird smell.

After Qu Yunxuan left, Dong Xuebing continued sleeping until 8 am.

He got off the bed unwillingly to wash up before leaving for the auction venue.

This is Yun De Auction Company’s first auction, and it is made or break for them. If the items in the auction are not sold or sold at low prices, the company will lose its customers and get a bad reputation. No one will want to let them auction off their items. Dong Xuebing knows the importance of this auction and saved a few days of BACK for this. If the first auction is a success, the company will have a bright future.

9 am. Fei Yu International hotel.

Qu Yunxuan, in a woman’s business suit, was standing on the stage with a smile. “Ladies and gentlemen, welcome to Yun De Auction Company’s first auction. We are a new company, but I believe every one of you will find something that interests you.”

Dong Xuebing sat down quietly looking at Qu Yunxuan. She looks like a businesswoman and is different from the homely housewife Dong Xuebing is used to. Other than Dong Xuebing, everyone else was staring at the stage, but they are not looking at the items on the exhibit. They were captivated by Qu Yunxuan’s beauty.

After Qu Yunxuan finishes her opening speech, the crowd applause.

Qu Yunxuan laughed and said. “Can the auctioneer please come up and start the auction?”

After the auctioneer come onto the stage, Qu Yunxuan and her assistant, Xiao Tao, walk to the side and to watch the auctions nervously. They were nervous as they had invested all their time and resources into the auction, and if it fails, Yun De Auction Company might close down.

The auction for the first item started.

To everyone’s surprise, the first item to be auctioned is the Tian Yang white jade hairpin. Dong Xuebing knew this was arranged by Aunt Xuan to spice up the crowd’s excitement.

The bidding for the hairpin started at 500,000 RMB.

An old man with white bread raised his sign. 510,000 RMB.

A man from the southern province raised his sign. 520,000 RMB.

A middle-aged woman, who is slightly plump, shouted. “600,000 RMB!”

The audience started bidding and within seconds, the highest bid was 700,000 RMB. Dong Xuebing thought about the quality of the jade and the year it was made and felt it should worth around 800,000 RMB. Anything above this amount is a success.

“Number 23 bidded 700,000 RMB… 700,000 once… Are there any more bids? 700,000 … 700,000 twice…”

Dong Xuebing waited for a while, and no one was raising their signs or making higher bids.

Qu Yunxuan, who was watching closely, could hear her heart beating and had a bad feeling.

“700,000… no more bids? 700,000 th…”

This is not a good start. Dong Xuebing looked around and raised his sign. “800,000!”

Qu Yunxuan, who was standing some distance away, turned and saw it was Dong Xuebing who made the bid and realized why Dong Xuebing asked for a bidding sign. He wants to push up the bids at the auction. But most auctions will arrange someone to do this, and Qu Yunxuan also arranged someone to do this. The person she hired is a professional and could estimate the highest bid. That person should know more than Dong Xuebing and now, that person had given up raising the bids and that means no one should offer higher bids. Why did Dong Xuebing make such a high bid? He increased the bid by 100,000 RMB! What happens if no one makes a higher bid?

Xiao Tao had met Dong Xuebing before and asked. “Sis Qu, isn’t that your nephew?”

“800,000 once… Number 66 bid 800,000…”

Qu Yunxuan did not answer and quickly call Dong Xuebing. “Xiao Bing, stop your nonsense!”

Dong Xuebing replied confidently. “I know what to do. Just stay there and watch. Oh, did you hire anyone to increase the bids? Remind him not to compete with me. Bye.”

Qu Yunxuan put down her phone.

Xiao Tao was anxious. “Sister Qu!”

“Let him do what he wants. He seldom disappoints others.” Qu Yunxuan calmed down and forced herself to not look at Dong Xuebing.

The woman who had made the bid earlier frowned and raised her sign. “850,000 RMB!”

Qu Yunxuan and Xiao Tao were relieved, but before they can relax, their hearts jumped again!

Dong Xuebing raised his sign again. “900,000!” 900,000 RMB is more than the value of the Jade hairpin!

The woman sitting in the front row raised her sign slowly, without turning back. 910,000.

Dong Xuebing saw her slowing down and increased the bid by 10,000 to 920,000 RMB.

The woman finally turned back and look towards Dong Xuebing’s direction. “950,000!”

Dong Xuebing raised his sign calmly. “960,000!”

The woman got mad and threw her bidding sign on the floor. She is not bidding anymore.

“960,000 once… Number 66 is bidding 960,000… are there any more bids? 960,000 twice…” The auctioneer looked at the crowd and hit his hammer. “960,000 thrice!”

BACK 90 seconds!

The scenes changed!

The moment Dong Xuebing got back to his senses, he saw the woman looking at him. “950,000!”

Dong Xuebing lowered his bidding sign and kept quiet.

A few moments later, that jade hairpin was sold at 950,000 RMB. This price is way above the value of the hairpin, which is around 600,000 to 700,000 RMB. Dong Xuebing had increased it by 300,000!

Xiao Tao patted her chest and said. “Sis Qu, your nephew nearly scares the wits out of me. He even dares to make over 900,000 RMB bids! He will be in trouble if no one makes higher bids.” But when Xiao Tao remembered this is only the first item on auction, she got excited. “We still have lots of items on auction in the afternoon. If every item can fetch high prices, our company will be famous! More people will want to use our services!”

Qu Yunxuan also hopes the two boxes of Ginseng will fetch high prices, but she is not very confident.

The rest of the items in the morning were not special, and the prices were not high. Dong Xuebing also did not interfere with the bidding.

Soon, it is around noon, and the item to be auctioned is the 90 years old Ginseng!

Dong Xuebing was afraid Aunt Xuan will get worried and called her. “Xiao Xuan Xuan, tell your people not to interfere in this and the next item. I will raise the bids, and if there are genuinely interested people, the price will be sky high.”

Qu Yunxuan replied. “I don’t know where you get your confidence, but no one knows how much people will bid for this ginseng. What if…”

“Aiya… I know what I am doing. Watch me.”

“Don’t make high bids. This auction is already a success as all items had met and exceeded our expected prices. I don’t want any accidents to happen in the final two items.”

“Don’t worry. You don’t trust me?”

The auction for the ginseng started, and the base price is 700,000 RMB.

This Ginseng had attracted more bidders than the jade hairpin. Many people had come to this auction for this wild ginseng. The Auctioneer was overwhelmed with bids. “Number 36 offered 710,000… Are there any…. Oh, number 20… 720,000… 730,000… 750,000! Number 36 bids 750,000… Going once… 800,000!”

Everyone started bidding, and the highest bid now is 830,000 RMB.

Dong Xuebing rubbed his nose and felt this price is considered average. But seeing there are no more new bids, he raised his sign and shouted. “900,000!”

10 seconds…

20 seconds…

A balding man made a higher bid. “930,000!”

Dong Xuebing shouted without thinking. “1 million!”

That balding man looked at Dong Xuebing and said. “1.05 million!”

Dong Xuebing felt this man can still make higher bids. “1.1 million!”

Qu Yunxuan, who was standing by the stage, slapped her forehead. If Dong Xuebing was beside her, she would pinch him with all her might!

That balding man stopped bidding, but about 10 seconds later, a young man made a higher offer. “1.13 million!”

Dong Xuebing quickly increase his bid. “1.15 million!”

The crowd goes silent, and everyone turned to look at Dong Xuebing. Everyone wants to know who he was.

……

40 minutes later, Yun De Auction Company ended its first auction successfully.

The crowd is still discussing the final two auction items. No one had expected the two wild ginsengs to fetch such ridiculous pricing. The first wild ginseng is 90 years old, and the second is 100 years old. People will think these wild ginsengs are 150 years old with the transacted prices!

Dong Xuebing and Qu Yunxuan were secretly meeting in a hotel room.

Dong Xuebing laughed. “Haha… What did I say? Xiao Xuan Xuan… What do you think of my performance today?”

Qu Yunxuan: “……”

“Say something.”

“The 90 years old ginseng is sold at 1.2 million, the 100 years old is sold at 1.65 million and the white jade hairpin… what do you want me to say?” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s cheeks. “I don’t understand how you know the highest bid others will offer? How do you know there will be higher bids? What if no one makes higher bids? I don’t understand how you get this confidence.”

Dong Xuebing laughed. “Don’t you think you should reward me tonight?”

Qu Yunxuan blushed and gave him a stare. “You want a beating? You are still not satisfied with last night?!”

“I will never be satisfied when I am with you.”

“I will beat you up if you continue your nonsense!”

After some teasing and touching, Qu Yunxuan went back to work with a grin. The items had fetched high prices at her auction, and this the start of Yun De Auction Company’s success!

Chapter 197 – Money making plans!

Evening.

Dong Xuebing’s apartment. Dong Xuebing and Qu Yunxuan were celebrating in the living room.

“Here’s to our auction’s success! Cheers!”

“Cheers! Aunt Xuan, don’t drink too much.”

“It’s fine. I am happy today… Here… eat more.”

After a few rounds of drinks and food, Dong Xuebing rests on the sofa as he waits for Qu Yunxuan to finish washing the dishes. After she finished cleaning the dishes, Dong Xuebing patted his lap, signaling Aunt Xuan to sit on it. If it was other days, Qu Yunxuan would ignore him, but today, she only gave him a stare and sat on his lap after taking off her apron. Dong Xuebing hugged her waist and asked. “Has the company settle the accounts? How much did we make from the auction? The Company should have at least 5 million now?”

Qu Yunxuan brushes Dong Xuebing’s fringe and laughed. “5 million? It’s too little.”

“… Then how much is it?”

“The money from the jade hairpin and the wild ginseng is almost 5 million and with the commission from the other items, the total after-tax is around 9 million RMB. Even if it did not exceed 9 million, it would not be lesser than 8.5 million.” Qu Yunxuan smiled. “If we include our company’s physical assets, our company is worth 10 million.”

Dong Xuebing was overjoyed. “We are multi-millionaire now?”

Qu Yunxuan nodded. “This feels like a dream.”

Dong Xuebing seized the opportunity to give Aunt Xuan a slap on her butt. “Is it painful? If it is, then you are not dreaming.”

“Don’t be rude to your elders!” Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare as she rubbed her butt. “Don’t think I don’t dare to hit you!”

“Can you stop saying you will hit me? You never hit me once.” Dong Xuebing laughed and grabbed Qu Yunxuan’s hand as she tried to hit him. “Ok… I’m sorry… I’m sorry… Oh, didn’t I ask you to buy a car? Have you bought it?”

Qu Yunxuan leans against Dong Xuebing. “I just got the number.”

“Oh, I forgot it is hard to get a number plate in Beijing. Eh, you got a number plate? You are fortunate.”

“I used my mother and relatives’ identification cards to increase the chances of getting the number plate. I got it after two draws.” Beijing’s traffic is a big headache for the leaders, and the relevant ministries come up with this policy. People in Beijing can buy cars, but they must draw lots for the number plate. Without a number plate, the vehicle cannot be driven on the roads. Sometimes the wait for a number plate is 5 to 6 months.

“What are you waiting for? Let’s go and buy a car now.”

“What’s the hurry?”

“Let’s go. We got nothing to do anyway, and I can offer you some suggestions. I will be going back to Yan Tai County tomorrow.”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing. “It will be Labor Day holidays soon. You are not staying in Beijing?”

Dong Xuebing laughed. “There are holidays for Labor Day, but in Public Security, there are no holidays. Even if it is the Lunar New Year and there is an urgent mission, I still got to return to the bureau even if it is in the middle of the night. But if there are no missions, I will spend the holidays here in with you.” Dong Xuebing is worried if something happens in the area under his jurisdiction.

After reaching downstairs, Dong Xuebing and Qu Yunxuan boarded his Buicks MPV.

Qu Yunxuan asked worryingly. “You drank earlier. Let’s walk over there and don’t drive.”

Dong Xuebing replied. “It’s only a few glasses of beer. It’s fine.”

“What if you get into an accident?” Qu Yunxuan can hold her alcohol better than Dong Xuebing. “Let me drive. Move over to the passenger seat.”

Dong Xuebing thought for a while and did not reject Aunt Xuan’s offer.

Qu Yunxuan seldom drives, and after familiarizing with the car, she drove it out of the neighborhood. “This is a good car. The exterior is nice and the performance is good. Is this your bureau’s car?”

Dong Xuebing nodded. “I borrowed it from the bureau.”

“You can drive foreign number plate vehicles into the 4th ring?”

“At most, I will get some fines.” When Dong Xuebing drove into Beijing to get the packaging for his wild ginsengs, he was stopped by the traffic police twice. But he showed his work pass to the traffic police, he was allowed to go. They are all from the same ministry, and the traffic police will not make things difficult for him.

East Bridge, an automobile 4S shop.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan asked the staff, and the shop closes at 8 pm.

After walking around the shop, Qu Yunxuan rested her eyes on a Honda MPV. She asked the salesperson about the specs of this vehicle and asked Dong Xuebing. “Xiao Bing, let’s pick this Odyssey. The price is reasonable at around 200,000 RMB, and the specs are good. It is as good as the MPV you are driving, and it is a 7-seater. It will be convenient to use it for work.”

Dong Xuebing shook his head. “This car is too big. You don’t look good if you drive this car.”

Qu Yunxuan replied. “This Odyssey is shorter than your car and has a sleek design.”

Dong Xuebing did not reply and turn to the salesperson. “Where are the Mercedes? Bring us over to take a look.”

“It’s upstairs. This way, please.” The salesperson walked in front to show them the way.

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “Domestic made Mercedes? Even the cheapest C class cost around 300,000 RMB. If we go for the highest package, it will be almost 400,000 RMB. It is too expensive.”

Dong Xuebing laughed. “Why are we buying the C class? We must at least get an S class.”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s butt. “Are you drunk? We don’t need to get such an expensive vehicle!”

Dong Xuebing pushes Qu Yunxuan’s hand from his butt. “We got money now, and we must spend it. We can just earn it back in the future. Furthermore, our company is worth almost 10 million now and have enough liquid cash. We will not face any cash flow problems now and it’s not a big deal to spend 1 million. You are the boss of Yun De Auction Company and you have an image to keep up with. People will laugh at you if you, as the boss, drive an Odyssey.”

Qu Yunxuan grumbled. “But Mercedes is too expensive. How about Audi? Audi A6 or A4 will do.”

Dong Xuebing refused. “I want Mercedes, and you must listen to me. Haha, I also want to drive it when you are not using.”

Qu Yunxuan was slightly pissed for Dong Xuebing spending money like this.

When they reached upstairs, Qu Yunxuan’s eyes were glued to the Mercedes on display. She ran towards the cars, leaving Dong Xuebing by himself. The exterior designs of Mercedes cars are too attractive. In the end, Qu Yunxuan picked a silver-colored S class Mercedes Benz, S350L, CGI, 3.5L, 7-Speed Automatic transmission, 306 HP, 4 doors 5-seater. The retail price of this car is 1.3 million RMB.

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan. “You like this model?”

Qu Yunxuan sighed and did not say a word.

Dong Xuebing pulled her aside. “What’s the meaning of that sigh? You like this or not?”

Qu Yunxuan loved this model, but she finds it too expensive and would rather spend the money on the company.

Dong Xuebing understand from Qu Yunxuan’s facial expression and called the salesperson over. “Is there any S350L for us to test drive?”

“I’m sorry. We don’t have any S350L available.”

Dong Xuebing thought for a while. “Ok. We shall not test drive this car. Can I drive back the car today?”

The salesperson was stunned. “We do have brand new cars in our warehouse, but I’m afraid you cannot drive it back today. The earliest is the day after tomorrow.”

“Ok. We will take this model.”

“Xiao Bing!” Qu Yunxuan had an angry expression on her face.

Dong Xuebing held her hand. “Didn’t I say this car is a gift to you? You must accept it.” Since Dong Xuebing knows Qu Yunxuan likes this S350L model, he decided to buy it for her. This is a good car and Dong Xuebing also loves it.

10 pm.

Dong Xuebing’s apartment’s bedroom.

Qu Yunxuan was panting and exhausted as she laid on Dong Xuebing. “Thank you.”

Dong Xuebing covered both of their naked bodies with his blanket. “What’s there to thank me for?”

“Thank you for giving me that car. I really love it.”

“I knew it. Your eyes were glued to that car earlier.”

Qu Yunxuan laughed. “Nonsenses. My eyes are not glued to it!”

Dong Xuebing gave her a hug and kissed her forehead. “Good to know you like it. After the paperwork is completed and you got the car on the day after tomorrow, let me drive it.”

“But it is too expensive. It cost more than 1 million.”

“We can earn it in the future.” Dong Xuebing said. “Oh, you don’t need to transfer me the money for the wild ginseng and white jade hairpin. I don’t need to spend the money anyway. If I need it, I will ask you about it. You can use the money on the company’s operations and prepare for our next auction.”

“Ok. We should start preparations for the Spring Auction next month.”

Dong Xuebing asked. “We are also going to organize a Spring Auction.”

“We are not strong enough yet, but I am thinking of ways. If we don’t organize a large-scale auction, people might look down on our company.”

“Then organize one. Today’s auction had increased our reputation, and you can try collecting some items now.”

“I don’t have any prized items for auctions, and large-scale auctions like Spring Auctions needs a main attraction. No one is interested in small collector’s items.”

Dong Xuebing also felt this way. It is not easy to hold a large-scale auction.

“Xiao Bing.” Qu Yunxuan suddenly remembered something. “You know a lot about crystals, and you know whether if there are Chicken bloodstones in the mine. Do… do you know about jade stones? The prices for crystal jade are ridiculously high. A piece of Icy jade can fetch a few hundred thousand. If you can get a few pieces of Icy jade, we will have no problem holding a Spring Auction.”

Does Dong Xuebing know about jade?

Of course! He is an expert!

Dong Xuebing replied happily. “Good idea. If you don’t remind me, I had forgotten about jade stone gambling. But I got to work, and there are limited jade stones in Beijing. Ruili is too far and I can’t fly over… Hmmm…. Xiao Xuan Xuan, how about you ask your staff to buy the uncut jade stones back from Ruili, and we will cut the ones I picked and sell the rest. Even if there are losses, it will not be high. What do you think?”

“Ok! Let’s do this!”

Chapter 198 – Invitation from the City’s Party Committee Secretary!

The next day, Noon.

Qu Yunxuan drove the Mercedes Benz S350L back to her neighborhood.

Dong Xuebing was at home calling Liu Dahai and Qin Yong to ask about the Bureau. There is no work for him, and he called his mother and Yu Meixia to inform them that he will not be returning to Tai Yan County for the Labor Day holidays. After Dong Xuebing received an SMS from Aunt Xuan telling him that she is back, he ran downstairs excitedly to test drive the new car.

Qu Yunxuan’s mother is also downstairs, admiring the new Mercedes Benz.

Qu Yunxuan’s father had come over too. He is a quiet person, and Dong Xuebing seldom speaks to him.

Dong Xuebing saw Qu Yunxuan’s parents and walked over nervously. “Hi, Aunty and Uncle.”

Qu Yunxuan’s father had complicated feelings. He seldom visits his daughter, and his impression of Dong Xuebing and Luan Xiaoping is poor. He never expects this young man to get promoted to a high position in the government and also made so much money. He heard from his daughter that the company’s asset is worth almost more than 10 million. This is an amount he could never imagine!

Qu Yunxuan’s mother smiled as she looked at Dong Xuebing. “Xiao Bing, this is a nice car. How much did you buy it for?”

Dong Xuebing replied. “Around 1.5 million.”

Qu Yunxuan’s father gasped and could not say a word.

Qu Yunxuan’s mother thought for a while and asked. “Err… Are you going to drive it back or…”

Dong Xuebing laughed. “This car is for Aunt… Yunxuan. She needs a car to drive to work. I don’t need it as my workplace have vehicles.”

Qu Yunxuan’s mother was grinning happily and nodded. “Good… This is a good car.”

Qu Yunxuan’s father sighed. “It is too expensive. Yunxuan, you cannot accept this.”

Qu Yunxuan’s mother turned and gave her husband a stare. “Xiao Bing and our daughter is dating now. What’s the big deal of him buying a car for her?”

Qu Yunxuan’s father frowned. “A 100,000 RMB car is good enough. 1.5 million is too much.”

Yesterday, Qu Yunxuan’s mother was still slightly unhappy with Dong Xuebing. But after she saw this S350L, her attitude changed. “Yunxuan, don’t listen to your father. Xiao Bing, let’s go and look at the interior.” Qu Yunxuan’s mother pulled Dong Xuebing and boarded the Mercedes. After checking out the interior, she asked Qu Yunxuan to drive them to the 3rd Ring Road to test this car’s speed. However, because of the upcoming Labor Day holidays, the traffic was heavy, and they could not speed.

After they returned to their estate, many of the neighbors who came back from marketing, crowded around the new car.

“Wow… whose car is this?”

“Sister Qu, do you know who the owner of this car is?”

Qu Yunxuan’s mother smiles as she alighted from the car. “My daughter just bought it.”

An elderly neighbor exclaimed in shock. “This is a Mercedes Benz? Is it imported? 900,000 RMB?”

Qu Yunxuan’s mother replied proudly. “900,000 RMB is not enough. This car cost 1.5 million.”

“Mum…” Qu Yunxuan frowned. “Let’s go upstairs for lunch.”

Qu Yunxuan’s mother still wants to flaunt, but her daughter and husband had walked away. She turned to her neighbors to bid farewell and went upstairs. Now, she really likes Dong Xuebing and felt this young man seems to look more handsome. “Xiao Bing, what do you want to eat? Tell me, I will cook it for you.”

Dong Xuebing replied. “Anything. I am not picky.”

During lunch, Qu Yunxuan’s mother keeps smiling and putting food into Dong Xuebing’s bowl. Qu Yunxuan’s father did not say anything, but he had already approved Dong Xuebing and his daughter dating. Who doesn’t want their daughter to find a wealthy partner? Qu Yunxuan’s father is the same. Furthermore, his wife had told him that their daughter is currently living with Dong Xuebing and there is no way for him to oppose this relationship.

After lunch, Qu Yunxuan returns to the company and she also needs to read up on Jade. She needs to go to Rui Li to buy uncut jade stones urgently. Dong Xuebing had nothing to do at Qu Yunxuan’s place and couldn’t stand her mother. So, he also left with Qu Yunxuan.

“Aunt Xuan, I will take the Mercedes out for a drive.”

“Ok. I will drive your Buicks then.”

After exchanging cars, Dong Xuebing drove aimlessly on the 3rd Ring Road.

Driving a million RMB car is totally different from a 200,000 RMB car. Not only the driver seat is comfortable, but the handling is also comfortable. It was so comfortable that Dong Xuebing was afraid he would not get use to driving his Buicks again.

Ring, ring, ring…

Dong Xuebing had driven almost one round on the 3rd Ring Road and stopped his car by the roadside. He looked at his phone and it was Xie Huilan calling. He quickly answers it. “Sister Xie.”

Xie Huilan giggled. “Are you coming back to Beijing for the Labor Day holidays?”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “I am already in Beijing. I just returned and is about to call you.” Dong Xuebing had been very busy the past two days and wanted to call Xie Huilan tomorrow.

“Hehe, good. My parents want to meet you.”

Dong Xuebing was stunned. “Secretary Xie wants to meet me? Why?”

“What do you mean by why? We are dating now, and my parents want to meet you. Oh, actually it is my mother who wants to meet you. She… after I call off my engagement with Wei Nan, she kept quarreling with me. Haha… remember to bring some gifts and put on your best performance later, ok?”

“Later?”

“Is there a problem?”

“Err… no problem. What should I bring for Aunty?”

“This is your first time meeting them and should bring a presentable gift. Why not I prepare the gift for you, and you tell them you had bought it?”

“No… I will prepare the gifts.”

“Alright. That’s settled. I will tell you the address and come over after you get the gifts, ok?”

Dong Xuebing took down the address and hangs up. He was nervous as Secretary Xie in Beijing City’s Party Committee secretary and a Politburo member. Also, from Xie Huilan’s tone, Secretary Xie and his wife had objected to him dating Sister Xie. Actually, both of them are not considered dating. But Dong Xuebing knew he needs to get approval from Secretary Xie and his wife, or else, the Xie family will arrange someone for Xie Huilan.

Dong Xuebing thought about Aunt Xuan and Sister Xie and was frustrated.

Is this considered two-timing them? Hmmm… I am dating Qu Yunxuan, but with Xie Huilan… it feels like we are only pretending to be in a relationship. My duty is only to help Sister Xie escape the clutches of her family and stop them from forcing her to marry someone she doesn’t love. So, I am not considered two-timing.

Dong Xuebing stopped his thoughts from running wild, and his task now is to pass Xie Huilan’s mother’s test first.

After returning home, Dong Xuebing took out his boxes of wild ginseng and picked a 50 years old box, before driving to Xi Shan Villas. The Standing Committee’s lodging is located at the Xi Shan Villa district, but it is a distance from Senior Xie’s mansion. Dong Xuebing drove around for a while before he found the road.

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone rang again.

Xie Huilan: “Where are you now?”

Dong Xuebing replied while driving. “I will be reaching in 10 minutes.”

“So fast? You drove?”

“Yes.”

“You can’t enter without a permit. I will get Xiao Hao to wait for you at the guardhouse. What car are you driving?”

Dong Xuebing was stunned when he heard this. He realized he is driving the Mercedes Benz. Will this be alright? “Err…… It’s a Mercedes Benz.”

“C class? Alright.”

Dong Xuebing wiped the sweat on his forehead. “It’s… it’s an S class.”

There was a pause on the other line. “Hehe… you are so daring.”

“No… it’s my friend’s car, and I borrowed it.” Dong Xuebing tried to explain. “How about I park my car a distance away and walk over?”

“Don’t be so troublesome. Just drive over. Alright.”

After Xie Huilan said this, Dong Xuebing stopped hesitating. He straightened his collars and drove to the Standing Committee Villas. There were armed guards at the entrance and one of them stopped Dong Xuebing’s car. Before the guard could ask anything, Xie Hao, who was still in his school uniform, ran over and told the guard. “This is my friend.” The guard stepped back as they know who Xie Hao was.

Xie Hao looked at the Mercedes Benz curiously. “So cool! This car is so cool!”

Dong Xuebing wind down the windows. “Get in first.”

Xie Hao immediately hopped into the car. “Hehe… Brother-in-law!”

Dong Xuebing gave him a stare. “Stop calling me that.”

Xie Hao replied cheekily. “Why not? I know everything. You and my sister are not pretending to be a couple. Both of you are dating for real.”

Dong Xuebing thought to himself. I still have not touched your sister’s hair. How can we be dating?

“Brother-in-law…”

Dong Xuebing can’t be bothered to correct him. “What?”

“Hehe… This car is so cool… Can you let me drive it?”

“You are still underage and don’t even have a driving license!”

“Then bring me out for a ride later.” Xie Hao kept touching the interior fittings. “This is so cool. If I can drive this car to school every day, I will be smiling even in my dreams. Damn! Once I enter university, I must buy this car.”

Dong Xuebing gave Xie Hao a glance. “You should concentrate on your studies before thinking about other stuff!”

Chapter 199 Operation!

Beijing’s Standing Committee Villas.

Villa No. 1.

Xie Hao does not have the keys to the villa and needs to use the doorbell. He was chatting with Dong Xuebing when Xie Huilan opens the door for them. She was dressed in a black lady’s suit, high heels and her hair was tied up in a bun. It’s been a while since Dong Xuebing saw her and he noticed Xie Huilan had become more beautiful. Dong Xuebing’s heart rate increases and looked at her from top to toe unknowingly.

Xie Huilan smiles. “You are here.”

“Huilan.” Dong Xuebing changed the way he addresses her. After all, he is supposed to be Xie Huilan’s ‘boyfriend,’ and it will be weird if he calls her Sister Xie.

“Come in. My mother is upstairs and will be coming down soon.” Xie Huilan leads Dong Xuebing into the house.

Dong Xuebing stepped into the house warily and looked around. “Err… Secretary Xie is not around?”

Xie Huilan nodded. “The City Party Committee is having a meeting now. He might not be returning tonight. Xiao Hao, go and get a cup of tea for your Brother Dong.”

“Ok!” Xie Hao ran off to get the electric kettle.

Dong Xuebing sat down on the sofa, and Xie Huilan laughed at him. “Can you don’t be so stiff?”

Dong Xuebing nodded and tried to relax his body. He asked softly. “Sister Xie, what should I say later?”

Xie Huilan looked at him and laughed. “Just say what you want. Don’t overthink… Hahaha. Did you miss me?”

“Huh?” Dong Xuebing did not expect her to ask this so suddenly and immediately blushed. “Yes.”

Xie Huilan held Dong Xuebing’s hand. “Haha… how much do you miss me? How come I can’t tell you missed me?”

“Errr… I missed you a lot.”

“Really?”

“Yes!”

Xie Huilan seems to be satisfied with Dong Xuebing’s answer and smiles.

Dong Xuebing can’t tell what Xie Huilan was thinking and don’t know if she really treats him as her real boyfriend, or just using him to stop her family from forcing her to get married. But if she really treats Dong Xuebing as her shield, why is she saying all these when her mother is not around? If she really thinks of Dong Xuebing as her boyfriend, why are her tone and attitude so demanding and overbearing? Dong Xuebing also can’t feel her intentions of wanting to be in a relationship with him. Sister Xie… What are you thinking? Can you just tell me?

After a while, Xie Huilan’s mother still has not come downstairs.

Xie Huilan frowned as she slowly sipped on her tea.

Dong Xuebing knew Xie Huilan’s mother might not agree to him dating Xie Huilan and purposely made him wait.

After about 5 minutes, Xie Huilan’s mother, Han Jing, came down from upstairs slowly. She is a middle-aged woman who resembles Xie Huilan. She wore a long dress, and her disposition is similar to Xie Huilan, but she looks more gentle. Xie Huilan’s temperament is more overbearing and sharper.

Xie Hao, who was watching a football game, put down the remote control and greeted Xie Huilan’s mother. “Aunty.”

Dong Xuebing quickly put down his teacup and stand up. “Aunty.”

Xie Huilan laughed. “He is Dong Xuebing.”

Han Jing smiles and nodded. “Have a seat. I want to thank you for saving my daughter’s life.”

Dong Xuebing smiled awkwardly. “Don’t mention it.”

“Are you accustomed to the working environment at the grassroots level?” Han Jing looked at him and asked.

“Thank you for asking. Everything is fine.”

Everything seems fine as they chatted for a while, but Dong Xuebing knows this is only the surface. Han Jing acted like she was welcoming, but Dong Xuebing could tell from her eyes that she was judging him, and she dislikes him.

Dong Xuebing’s guess was right. Han Jing was not satisfied with him. Wei Nan is a better choice for Xie Huilan. In terms of looks and family background, Dong Xuebing cannot be compared to him. Han Jing felt Xiao Dong is not worthy of her daughter and they were worlds apart. But no matter what, Dong Xuebing had saved Xie Huilan and Han Jing was grateful to him. That’s why she did not show her displeasure on her face.

Xie Hao could not tell what Han Jing was thinking and said. “Aunt, you don’t know how capable my brother-in-law is. It was almost like a tale from the storybook when he saved Sis from drowning….” He kept addressing Dong Xuebing as Brother-in-law.

Han Jing stops smiling. “Don’t call him Brother-in-law.”

Xie Hao doesn’t care and replied. “It’s only a matter of time.”

Han Jing could not do anything to her nephew and did not reprimand him, as she knows Xiao Hao only listen to Xie Huilan.

Dong Xuebing felt embarrassed and change the topic. “Oh, Aunty, I brought a gift for you.” He picked up a paper bag by his side and passed it to Han Jing. “I wish you good health and longevity.”

Han Jing looked at Xie Huilan. Is this the ‘future son-in-law’s gift”? Xie Huilan really wants to be with Dong Xuebing? “Xiao Dong, thank you for your gift. But I will not accept it. Bring it back later.” Han Jing still has not agreed to their relationship and will not accept any gifts from Dong Xuebing.

Dong Xuebing said. “Aunty, this is only a small gift…”

Han Jing waved her hand and refuse to accept it.

Xie Hao said excitedly. “Aunt, Brother Dong is also not an outsider, why can’t you accept it? Let me see what this gift is.” Xie Hao knew what Sis called him over today. Xie Huilan needs him to liven up the situation. Xie Hao quickly took out the box from the paper bag and was stunned. “Wild Ginseng?”

Xie Huilan was surprised and laughed. “You really know how to pick gifts.”

Dong Xuebing looked at them puzzledly.

Xie Huilan explained. “My mother’s health is not well, and the doctors suggest her to eat wild ginseng to condition her body. It would be better if the wild ginseng is above 30 years old. But wild ginseng is rare, and most ginseng is cultivated. Even if there are wild ginseng for sale, they are around 10 years old. No one will sell older wild ginseng. Haha… I had been searching for wild ginseng these few days.”

Xie Hao asked. “Brother Dong, how old is this wild ginseng?”

Dong Xuebing replied. “50 years old.”

Han Jing’s eyes twitched. 50 years old? This box should cost at least 100,000 RMB.

Xie Huilan knows Dong Xuebing is wealthy and is not surprised.

Han Jing was tempted, but she still refuses to accept it. “It is too expensive.”

Xie Hao replied with a cheeky smile. “Aunt, Brother Dong is your future son-in-law, you don’t need to care whether if it is expensive.”

Xie Huilan laughed. “That’s right. This amount is nothing to Xiao Dong. Previously, we went to the temple fair at Liulichang, and Xiao Dong bought a small antique bowl, which I thought was a counterfeit. But when we went to Rong Bao Qi to sell it, they offered a few hundred thousand for that bowl. He has more money than me now.”

Dong Xuebing pushes the box of wild ginseng forward. “Aunty, please accept it.”

Han Jing hesitated for a while. 50 years old wild ginseng is rare and can’t be bought with money. As she really needs wild ginseng to improve her health, she accepted it in the end. “Thank you for your gift, Xiao Dong.” Her impression of Dong Xuebing improved. Not anyone can give out gifts, worth more than 100,000 RMB.

Ring, ring, ring… The phone in the living room rang.

Han Jing walked over and answered it gracefully. She spoke on the phone for a while and then turned to Xie Huilan after she hangs up. “Your father has a meeting at night and might not be back for dinner. Let’s not wait for him.” After that, she turns to Dong Xuebing. “Xiao Dong, stay for dinner tonight.”

Dong Xuebing politely replied. “No, thanks. I shall not bother you.”

Han Jing laughed. “Haha, is my cooking really so bad?”

“No… I am afraid to trouble you.”

“It’s fine.” Han Jing looked at her watch and said. “I will prepare dinner now. You, youngsters, can stay here.”

Xie Huilan smiled and stood up. “Let me help you.”

Han Jing looked at her daughter. “Oh, did the sunrise from the west today?” She said before walking into the kitchen.

Xie Huilan followed her mother into the kitchen and asked. “What’s your impression of Xiao Dong?”

“What do you think?” Han Jing glanced at Xie Huilan and took out the vegetables from the fridge. She grumbled as she was washing the vegetables. “I don’t know what you are thinking. Are you repaying Xiao Dong for saving your life? To be honest, both of you don’t match each other. Your looks, status, age, characters, etc. are so different from him. Huilan, tell me honestly. You really want to be with Xiao Dong?”

Xie Huilan narrowed her eyes and asked her mother back. “What do you think?”

Han Jing sighed. “I need to discuss with your father first.”

Xie Huilan acknowledge and did not say anything.

“Oh, are you the one who bought that wild ginseng?”

Xie Huilan laughed. “No. I also don’t know where Xiao Dong gets it from.”

“Ok.” Han Jing replied. “This kid is very thoughtful.”

“He is not only thoughtful. He is also capable.”

During dinner, Xie Huilan said. “Mum, you are going to the hospital for checks tomorrow? The Newsagency has a meeting in the morning, and I can’t accompany you.” She turns to Dong Xuebing and smiles. “Xiao Dong, accompany my mother to the hospital tomorrow morning.” The wife of City’s Party Committee Secretary is going to the hospital and it should not be Dong Xuebing to accompany him. But Dong Xuebing knew Sister Xie is creating opportunities for him to be closer to her mother.

Dong Xuebing immediately agrees. “Ok. I will fetch Aunty tomorrow morning.”

Han Jing smiles. “No need. Ask your dad to get Xiao Shen to send me.” Xiao Shen should be Party Secretary Xie’s assistant.

Xie Huilan replied. “There are more people who know Secretary Shen than you. If Xiao Shen accompanies you, there will be a commotion. Also, if he informs the hospital before reaching there, there will be a group of people welcoming you. Haha… It will become an inspection from the leaders.”

Han Jing also wants to keep a low profile and felt what Xie Huilan said was right. “You should also ask if Xiao Dong is free tomorrow first.”

Dong Xuebing thought to himself. Even if I am busy, I also have to make time for you. What’s more important than accompanying you to the hospital for a checkup. He immediately tells Han Jing that he is free tomorrow.

Han Jing nodded. “Sorry to bother you.”

“Don’t say this. It’s fine.”

Xie Huilan reminded him. “Don’t drive your friend’s car tomorrow.”

Dong Xuebing was afraid his Buicks will lower Han Jing’s status. “Err… I drove Buicks MPV back. Is this fine?”

Xie Huilan laughed. “As long as it is not a bicycle. Are your Buicks from your bureau? What’s the plate number? I will help you get an entry permit for this estate. This way, you will not be stopped by the guards every time you come.

Han Jing looked at her daughter and did not say a word.

Huh? Entry permit? Dong Xuebing immediately gave Xie Huilan his car plate number.

The next morning.

Dong Xuebing drove his Buicks MPV to the Xi Shan Villa District and entered the Standing Committee Villa. The guards at the entrance looked at the entry permit pasted on the windshield and allowed him to enter. Han Jing and a helper were the only ones in Villa No. 1. After fetching Han Jing, Dong Xuebing drove to 305 Hospital carefully. He was worried Mdm. Han would be angry if he suddenly accelerates or brakes.

305 Hospital is a military hospital, but they also accept regular patients.

After alighting, Dong Xuebing quickly walk over to open the door for Mdm. Han.

“Thank you.” Han Jing smiled. “Let’s go and look for Deputy Director Qin at the East building.”

Dong Xuebing knows Han Jing does not need to get any queue numbers at the hospital. She should be meeting Deputy Director Qin for her checkup. Deputy Director Qin is one of the top doctors in this hospital, and the best doctor ordinary folks get to meet is only the head of departments. Deputy Director Qin is a well-known doctor in China and will only treat patients with special status like Mdm. Han.

Deputy Director Qin’s office.

Han Jing smiled. “Director Han, I’m here to bother you again.”

Deputy Director Qin was not informed of Han Jing’s visit and quickly stood up to receive her. “Mdm. Han, why did you come over personally? If you need anything, you can just give me a call, and I will bring all the equipment over to your place.” The former Director of 305 Hospital and Deputy Director Qin, got their positions because of Senior Xie. They are loyal followers of the Xie faction and treated all family members of the Xie family differently.

Han Jing waved her hand. “It is too troublesome. I am only here for a checkup.”

Deputy Director Qin looked at Dong Xuebing. “This is…”

“He is Xiao Dong.” Han Jing paused for a second. “One of my juniors.”

“Director Qin.” Dong Xuebing greeted Deputy Director Qin, and Deputy Director Qin knew Dong Xuebing’s status. If the person accompanying Mdm. Han is sent by Party Secretary Xie, Mdm. Han will not introduce him like this. This Xiao Dong must be close to the Xie family.

Han Jing said. “Xiao Dong, my checkup should be around 1 to 2 hours. You can wait for me downstairs.”

“Ok. I will wait in the lobby. Call me if you need me.” Dong Xuebing knows he should not be around when Han Jing to go through her checks.

Level Lobby.

The lobby is filled with people queuing up to see doctors and getting medicines. It was so crowded that there were no empty seats. Dong Xuebing could not find a place to sit, and he walked out to the hospital’s entrance to have a smoke. The healthcare system in Beijing is like that. The neighborhood clinics and smaller hospitals were almost empty, but all triple-A hospitals are packed. Once, Dong Xuebing’s mother had some eye problems and he went to Tong Ren hospital at 5 am to get a queue number, but he could not get any queue number to see an eye specialist. He asked the people at the front of the queue and found out they had started queuing at 3 am! Tong Ren Hospital is considered not very crowded compared to other hospitals like Fu Wai Hospital. Patients must begin queuing up one day before to meet a Cardiovascular specialist!

305 Hospital is also like this. Most people will not get to meet specialists or heads of departments.

“Eh, Chief Dong?”

Dong Xuebing heard someone calling him and turns around. “Chief Liang?”

Standing behind Dong Xuebing was Yan Tai County’s Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng and his wife. “Why are you here?”

Dong Xuebing quickly threw his cigarette away. “I accompanied someone to see the doctor. What about you?”

Liang Chengpeng looks very tired and frustrated. He sighed and said. “I accompanied my mother here to see the doctor. Last night, my mother suddenly felt pains in her chest, and I brought her to the People’s Hospital for checks. Her Cardiac enzyme levels had shot up and the doctors quickly did a scan and found out her arteries were blocked and the blockage between two main arteries. It is a complicated procedure and the risk is too high. The medical standard at our county is not high and the doctors there dare not do this operation. They were not confident, and I had to rush here at night.

“Blocked arteries?” Dong Xuebing asked. “How is she now?”

Chief Liang’s wife sighed. “We heard 305 Hospital is good at Cardiovascular interventional surgery, and we came here. But who knows, the doctors here also dare not operate on her because of her age and the location of the blockage.”

Dong Xuebing frowned. “But the operation should still be done. This is very dangerous and cannot be delayed.

Liang Chengpeng’s wife said. “That’s right. But the doctor says the success rate is not high and there is a 60% chance the patient might… He told us to be prepared.” After saying this, her eyes turn red. Liang Chengpeng’s mother is a kind lady and is good to her daughter-in-law.

Dong Xuebing asked. “Then…”

Liang Chengpeng rubbed his face in frustration. “My mother is still in the ICU. We still have not decided whether if we should do this operation.”

Liang Chengpeng’s wife said. “Old Liang says we should seek a second opinion at another hospital, but… but she is in pain and who knows how long she can last. If we go to another hospital, I’m afraid…”

Liang Chengpeng did not continue to chat with Dong Xuebing and start calling his friends in Beijing to ask if there are better hospitals. But the replies he got were 305 Hospital had the best success rate for such surgery. If even 305 Hospital thinks the success rate is not high, it will be the same for other hospitals. The only solution is to get the specialist to conduct the surgery personally. But Liang Chengpeng is only a County’s Bureau Chief. He is not even on the Standing Committee and is a nobody in Beijing. The hospitals in Beijing will not give him any special treatment, let alone a military hospital.

Ring, ring, ring… Liang Chengpeng’s wife’s phone rang.

She answered the phone, and her face immediately turns pale. “Old Liang! Go upstairs now! Mum cannot hold out any longer!”

Liang Chengpeng panicked and ran upstairs with his wife. Dong Xuebing also followed.

Liang Chengpeng’s mother had been pushed into the operating room. She is in critical condition.

The doctor stood outside the operating room told Liang Chengpeng and his wife. “Myocardial infarction cannot be delayed. The patient is suffering from another heart attack and is in critical condition. Maybe as we are speaking now, she might be gone. Have you decided if you want the patient to undergo surgery?”

Liang Chengpeng’s wife cried. “Doctor, you must save my mother!”

The doctor replied. “I can only do my best.”

Liang Chengpeng walked up and down anxiously, and suddenly, he told the doctor. “Go ahead with the surgery!”

The doctor said. “We will start preparations for the operation. We had given you the bill. Go and make payments now.”

Dong Xuebing looked at Chief Liang and his wife’s sad expression and quietly walked out to call Han Jing. Mdm. The phone rang for a while before Han Jing answered. “Hello, Aunty, one of my friend’s mother, is suffering from Myocardial infarction and needs to undergo surgery at 305 Hospital. It is an emergency and the old lady cannot last any longer. Can you…”

Han Jing paused for a second. “Where are they now?”

“At the operating room. The surgery is about to start, but the doctor says the chances are low.”

“Don’t panic and wait there for me. I will make the arrangements.”

After a while, Liang Chengpeng made payments for the operation and ran upstairs to pass the receipt to the doctor.

Suddenly, there were loud footsteps, and Deputy Director Qin appeared in a white surgeon gown.

The doctor was stunned. “Director Qin!”

Deputy Director Qin ignored the doctor and turn to Dong Xuebing. “Where is the patient?”

Dong Xuebing replied. “She is in the operating room.”

Deputy Director Qin told the young doctor. “Get Chief Liu and Chief Cheng over now. I will do the operation personally!”

The young doctor was shocked. “… Yes.”

Before Liang Chengpeng and his wife could understand what was going on, Deputy Director Qin entered the operating room with the young doctor. Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing in shock. “Chief Dong, what…”

Dong Xuebing replied. “Director Qin is a specialist in this field. With him conducting the operation personally, your mother should be fine.”

After a while, Chief Liu and Chief Cheng ran into the operating room.

After they entered, the young doctor came out of the operating room. “Director Qin asked me to tell you that he had read the patient’s report and scans. He says the success rate is above 90%, and you all don’t need to be worried.”

Dong Xuebing was relieved. “Thank you.”

Liang Chengpeng and his wife knew it was Chief Dong who used his connections to help them. The success rate had increased from less than 40% to 90%? Liang Chengpeng’s wife was grateful beyond words. She held Dong Xuebing’s hands. “Thank you, Xiao Dong. Thank you so much.”

Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing gratefully. “Chief Dong, thank you.”

A specialist conducting the operation and the specialist is still the hospital’s Deputy Director!

Liang Chengpeng’s wife might not know what this means, but Liang Chengpeng knew very well.

Maybe only the Provincial’s Party Committee Secretary or government officials equivalent to the rank of a Provincial Governor will get this treatment.

Chapter 200 Dong Xuebing’s background

Outside of the operating room.

10 minutes… 30 minutes… 1 hour… Liang Chengpeng, his wife, and Dong Xuebing waiting anxiously for the operation to end.

Suddenly, the operating room’s door opened, and Liang Chengpeng and his wife stood up immediately. Liang Chengpeng looked at Deputy Director Qin uneasily. “Director Qin, how is my mother? The operation…” Dong Xuebing also walked nearer.

Deputy Director Qin gave them an assuring look. “Don’t worry. The operation is very successful.”

Liang Chengpeng’s wife collapsed on the chair and was crying with joy.

Liang Chengpeng was relieved and grabbed Director Qin’s hand. “Thank you! Thank you!”

Deputy Director Qin turns to one of the heads of the department standing beside him. “Don’t ask the ICU nurse to push the patient back. Arrange one of the special single wards on the top floor for the old lady. I will be the attending doctor for her and she is still in the critical condition these two days. If you all notice anything abnormal, call me immediately.” Not anyone can stay in a single ward. Only Major Generals or Bureau Director levels and above can stay there. But Mdm. Han had given instructions and Deputy Director Qin had to do his best.

Dong Xuebing replied. “Sorry to trouble you.”

Deputy Director Qin patted Dong Xuebing’s shoulders. “It’s alright. The body checkup upstairs is not finished. Come upstairs in an hour.”

Dong Xuebing knew Deputy Director Qin was talking about Mdm. Han’s checkup, and he nodded.

Liang Chengpeng’s mother woke up when the nurse was pushing her to the ward. She looks fine and could still smile at him. This type of operation is not open surgery and does not need anesthesia.

On the top floor, Single ward.

“Mum!” Liang Chengpeng’s wife asked. “How are you feeling?”

The old lady smiled. “I’m fine. My chest does not hurt and could breathe better. Haha… I made you all worried. Da Peng, go back to work. I am fine now.”

Liang Chengpeng shook his head. “I will wait until your condition is stable.”

Liang Chengpeng’s wife wiped her tears. “We got to thank Chief Dong. The young doctor told us the success rate is only 40%, and this rate is for younger patients. You are already 80 and it is more dangerous. But Chief Dong got the hospital’s Director Qin, a specialist in this sort of operations, to conduct the operation and saved you.”

The old lady looked at Dong Xuebing. She had met him before as Dong Xuebing had visited her when she was warded in the County’s People’s Hospital. “Thank you, Xiao Dong.”

Dong Xuebing replied. “Bureau Chief Liang had taken special care of me at the bureau, and this is nothing.”

After a while, the old lady fell asleep with Liang Chengpeng’s wife accompanying her by the bedside. Dong Xuebing and Liang Chengpeng walked out of the ward.

In the corridor, Dong Xuebing said. “Chief Liang, I have something on and got to go. I will visit old lady later.”

Liang Chengpeng sighed and patted Dong Xuebing’s shoulder. “I will not say any more grateful words. I owe you one.” He knew he had owed Dong Xuebing a big favor and return back to the ward after Dong Xuebing left.

Liang Chengpeng’s wife looked at him. “Xiao Dong had left?”

Liang Chengpeng nodded. “Yes. He came here to accompany someone to see the doctor.”

Liang Chengpeng’s wife sighed. “After Mum recovers, we should thank him again. This Xiao Dong is very capable.”

“Capable?” Liang Chengpeng rubbed the center of his brows and sat on a chair. He saw his wife had a puzzled look, and he smiled. “You think the hospital’s director will conduct the operation personally just because Dong Xuebing know him? Didn’t you see the two heads of Cardiology departments came and be the director’s assistant? This is no longer an issue of who you know. Also, who are the ones who stayed in these single wards?”

Liang Chengpeng’s wife was stunned. “Who?”

An old man in the patient’s gown walked past the ward.

Liang Chengpeng immediately stands at attention. After the old man walks away, he whispered. “That is Beijing City’s former Deputy Mayor. His surname is Li, but I have forgotten his full name. He is in-charge of Public Security in the past.”

Liang Chengpeng’s wife stuttered. “You are saying… Chief Dong has a strong background?”

“Yes. But it might also be he have relatives in 305 Hospital.”

Liang Chengpeng’s wife acknowledge. “Who cares what his background is. This time, he had done us a great favor and you must remember to take care of him in the Bureau.” Chief Liang’s wife does not know about the matters in the government and she is only grateful to Dong Xuebing. If Dong Xuebing is not around, the old lady might be gone now.

On the other side.

Han Jing had completed her body checkup, and Dong Xuebing was sending her back.

“Aunty, how are the results of your checks?” Dong Xuebing looked at Han Jing through the rear-view mirror.

Han Jing opened her eyes and smiled. “It’s alright. Director Qing just asked me to take more wild ginsengs to condition my body.”

Dong Xuebing replied. “Oh, then you should take more. Let me know when you finish that box. I will bring a few over.”

“No need. Eating too many ginsengs is also not good for health. Haha… Oh, how is your friend’s mother?”

“Thanks to you, she is out of danger.”

“Good to hear that. No matter what, health is the most important.” Han Jing looked at Dong Xuebing. “You must remember to remind Huilan. She always skips her meals when she works. Sooner or later, her body will not take it. She doesn’t listen to her father and me. You must knock some sense into her.”

Huh? Sis Xie doesn’t even listen to you, and you think she will listen to me? You really think highly of me…

But Dong Xuebing still acknowledged.

After sending Han Jing returned to Villa No.1, she politely invited Dong Xuebing to stay for lunch. But Dong Xuebing could tell she was only being polite and rejected her offer. He drove out to a noodle restaurant and had a bowl of noodles, before returning to 305 Hospital. Liang Chengpeng is Dong Xuebing’s direct supervisor, and in the past, Dong Xuebing had no chance to form a good relationship with him. This is a rare opportunity and must not be missed.

Top floor, single wards.

Dong Xuebing brought some fruits and health supplements with him.

Liang Chengpeng’s wife stood up to receive him. “Why did you bring gifts with you? Thank you. Have a seat.”

Dong Xuebing pulled a chair over and asked. “How is the old lady?”

Liang Chengpeng replied. “Director Qin had come for a visit earlier and said everything is fine. After the wound for the scope heals, she can be discharged.”

Liang Chengpeng’s wife looked at him. “Old Liang, I will be here taking care of mum. Why not you go back to the County tonight?”

Liang Chengpeng shook his head. “I will stay for a few more days.”

Dong Xuebing asked. “You all just arrived in Beijing in the morning and should not have booked a hotel right? Let me arrange for you.”

Liang Chengpeng’s wife replied gratefully. “No, thanks. We don’t want to trouble you further. We will just look for a place from Beijing’s County Government Office later.” Although the instructions to remove Beijing’s County Government Office are out, but most of the county’s offices in Beijing are still around. They only changed the name to “Contact Center,” but they are again doing the same things.

“Haha… Beijing is also my hometown, and I must put up a good performance to impress my leader. Leave this to me.” Dong Xuebing really wants to impress his superior.

Liang Chengpeng thought for a while and nodded. He also wants to see how influential Dong Xuebing is.

Dong Xuebing remembered something and asked. “Chief Liang, did you drive over?”

Liang Chengpeng replied. “Last night, it was Xiao Sun who drove a police car to send us here. I don’t know when I am going back, and I asked Xiao Sun to go back first.”

Dong Xuebing nodded. “Oh, without a car, it is not convenient. Ok, I will help you get a car first and you can use it for the time being.”

Liang Chengpeng’s wife quickly shook her head. “Xiao Dong, it’s alright. It will be too troublesome for you.”

“It’s fine. It’s fine. “Dong Xuebing walked out to give Qu Yunxuan a call.

About 5 pm in the afternoon.

The old lady fell asleep again after she took her dinner. Dong Xuebing was afraid they would wake the old lady and went downstairs with Chief Liang and his wife. They walked out of the hospital’s building, and Dong Xuebing’s phone rang. He answered it and said something.

A few minutes later, a Mercedes Benz, S350L, stopped in the hospital compound.

Qu Yunxuan’s assistant, Xiao Tao, alighted and passed the keys to Dong Xuebing, before leaving in a taxi.

Liang Chengpeng and his wife were shocked. They knew how much this car cost. This is a Mercedes S class and not a C class!

Dong Xuebing smiled and passed the key to Chief Liang. “Please use this car first. I had asked someone to fill up the petrol.”

Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing and took the key. In his heart, his impression of Dong Xuebing had increased. Chief Xiao Dong seemed to be doing very well in Beijing. But what surprises Liang Chengpeng and his wife the most was when Dong Xuebing drives his Buick MPV to bring them out for dinner. Liang Chengpeng saw the entry permit pasted on the windscreen and got shocked.

That is the entry permit for Beijing’s Standing Committee Villas!

Liang Chengpeng’s wife was also stunned. She doesn’t know that she should not be asking this and just said. “This entry permit is…”

Dong Xuebing glanced at the entry permit. “Oh, a friend helped me get it.”

Beijing’s Standing Committee Villas! That’s not the Beijing City’s Government quarters, and it is not the lodging for regular people! This place is for the City’s Party Committee Secretary, who is also a member of the Political Affairs’ Committee, the Mayor, members for the Central Government’s Party Committee, and the Executive Deputy Mayor of Beijing City! They are all members of the City’s Standing Committee! This is the place where they are living in! This entry permit is more powerful than the entry permit of the City Government’s Family Quarters and the rest of the government’s quarters combined! With this entry permit, you can enter any City Government quarters and no one will stop you!

This permit is almost impossible to get. How did Chief Xiao Dong get it?

Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing’s back. In his heart, he was wondering what background Xiao Dong has.

After a while, Dong Xuebing parked the car at Wang Fu Restaurant’s carpark.

Liang Chengpeng’s wife hesitated. “We… We are going to have dinner at Wang Fu?” Liang Chengpeng and his wife had not been to such high-class restaurants before. The best Beijing restaurant they been to is in Shangri-la. One of Liang Chengpeng’s friend brought them there during one of their visits in the past. The food is average, but the ambiance is good. Liang Chengpeng’s wife felt Dong Xuebing should not be extravagant as he had helped them a lot.

Dong Xuebing paused for a while. “You don’t like this place? How about Beijing Restaurant?” The Beijing Restaurant is also a 5 stars restaurant.

Liang Chengpeng’s smiled. “No… I mean, this place is too expensive.”

Liang Chengpeng said. “Let’s go. We should be the ones treating Xiao Dong. We still have not thanked him for helping with Mum’s operation.”

“No. How can I let you spend money in Beijing? I am the host here.”

The 3 of them alighted and walked slowly to the restaurant. When Dong Xuebing ate here with Xie Huilan, he was nervous. But as his wealth increases, he becomes more confident and felt nothing when dining here. He is already a multi-millionaire, and a meal at a 5-stars restaurant is nothing to him. He can even afford to eat there every day for a year.

Wang Fu Restaurant.

The furnishing of the restaurant is grand.

Dong Xuebing saw a lot of waiters and waitresses standing at the lobby in a straight row. They seemed to be waiting for some important guests, and the Restaurant Manager Zhao was there with another middle-aged man. Dong Xuebing recognized Manager Zhao as he had met him when he came here with Sister Xie. But Dong Xuebing knew they were not there to welcome him.

“Chief Liang, which dining hall would you prefer?” Dong Xuebing asked.

Liang Chengpeng had not come here before and does not know about the various dining halls here. “You can decide.”

Dong Xuebing nodded. “Ok. Let’s dine at the Bamboo Garden. That dining hall is nice.”

As they were discussing, Manager Zhao noticed Dong Xuebing and remembered who he was. He walked over with a smile and shook hands with Dong Xuebing. “Welcome, welcome… Do you have a reservation?”

Dong Xuebing was also surprised. But he knows Manager Zhao had walked over because of Xie Huilan. “No. Are there any empty tables in the Bamboo Garden?”

Manager Zhao laughed. “Even if there are no empty tables, I will make arrangements for you.”

Dong Xuebing politely replied. “Thank you, Manager Zhao.”

Manager Zhao called a waiter over and said something to him, before nodding to Dong Xuebing.

Dong Xuebing felt good with Manager Zhao making arrangements for him personally.

Liang Chengpeng and his wife looked at each other and could see the surprise in each other’s eyes. Manager Zhao? The Manager of this restaurant? The patrons of Wang Fu Restaurant are people of high status and even if the Division Chief Rank officials come here, the Manager will also ignore him. Why are the staff in Wang Fu Restaurant treating Chief Xiao Dong differently? The manager even walked over to welcome him and made arrangements for him personally?!

Bamboo Garden.

Dong Xuebing, Liang Chengpeng, and his wife sat down and ordered the dishes. After a while, all the food was served.

Liang Chengpeng and his wife noticed a table not far from them. Those customers were earlier than them, but they were not served yet. Damn! The difference in treatment is so big. Liang Chengpeng had more questions in his heart now. “Chief Dong, let me have a toast with you.”

Dong Xuebing quickly raises his glass. “No… No… I should be the one toasting you.”

Liang Chengpeng’s wife also raised her glass. “We should be the ones giving you a toast. Thank you for your help.”

Dong Xuebing laughed. “Then… Let’s have a toast for Chief Liang’s mother. I wish her a speedy recovery.”

After taking a sip of alcohol, Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing and smiled. “Xiao Dong, you have strong connections in Beijing. I am even fooled by you at the bureau. Haha…”

Dong Xuebing quickly waved his hand. “Stop poking fun at me. What background do I have? The 3 generations above me are all farmers.”

Liang Chengpeng’s wife laughed. 3 generations of farmers? You can get an S class Mercedes Benz with just one call?! Which farmer can do this?

Liang Chengpeng saw Dong Xuebing is not willing to reveal his backings and he did not ask further. He just smiles and starts drinking with him.

As they were eating, Liang Chengpeng glanced at the corridor beside and got a surprise.

Liang Chengpeng’s wife asked curiously. “What’s wrong?”

Dong Xuebing also looked towards the corridor and saw someone familiar.

Liang Chengpeng’s wife remembered who that man was. “Oh… I saw him on TV before. He is the City Party Committee’s Secretary’s assistant.

Liang Chengpeng frowned. “Lower your voice!” That’s the City Party Committee’s Secretary’s assistant, and Liang Chengpeng can only look at him from afar. Secretary Shen’s rank is a few levels above Liang Chengpeng and is a Divisional Chief rank. He’s rank is the same as the County’s Party Secretary. In a few more years, he should be promoted to the Deputy Bureau Director rank.

Party Secretary Xie’s secretary? Beijing’s top secretary? Dong Xuebing finally remembered who this man was. Party Secretary Xie had brought Secretary Shen with him during his visit to State Security Western District branch, and Party Secretary Xie even asked him to bring a chair over for him.

But just as Liang Chengpeng told his wife to lower her voice, Secretary Shen looked over and told his guests somethings before walking over with a smile on his face.

Liang Chengpeng’s wife was stunned and panicked. Secretary Shen knows Old Liang? But why didn’t he told me about this?

Secretary walked to their table and smiled. “Haha… Dong Xuebing.”

Liang Chengpeng and his wife looked at Xiao Dong with their jaws dropped!

Dong Xuebing was surprised too, as he did not expect Secretary Shen to remember him. He stood up and greeted him. “Secretary Shen, nice to meet you. You are here for dinner?”

Secretary Shen casually replied. “Yes. Party Secretary Xie instructed me to host a few Hong Kong businessmen.”

Dong Xuebing politely replied. “I had wanted to treat you to dinner, but don’t have the chance. If you are free later, how about having some drinks together?”

Secretary Shen laughed. “It’s not that I don’t want to give you face, but I don’t have time today. Let me treat you some other days.”

In front of businessmen or outsiders, Secretary Shen must put on the air, as he must show Party Secretary Xie’s authority. But in front of Dong Xuebing, Secretary Shen was natural because as Party Secretary’s Xie’s personal assistant, he knew a lot of things about Dong Xuebing. Dong Xuebing might be the Xie’s family future son-in-law. He is Xie Huilan’s boyfriend and had accompanied Mdm. Han to the hospital for checkups this morning. If Secretary Shen still dares to put on airs with Dong Xuebing, he will be an idiot. No matter how close Secretary Shen and Party Secretary Xie is, it will not be as close as Party Secretary Xie’s son-in-law. That’s why Secretary Shen is very polite to him.

Dong Xuebing looked towards the end of the corridor and asked softly. “Err… Will Party Secretary Xie be coming later?”

If anyone asks this question, Secretary Shen will definitely ignore it. But Dong Xuebing is different. “Haha… Party Secretary Xie is still in a meeting and I am here to accompany the guests.”

Dong Xuebing was relieved. If Xie Huilan’s father is here, he will not know if he should approach him and greet him or not. He still has not recognized Dong Xuebing as his future son-in-law and it will be rude.

Secretary Shen took a glance at Liang Chengpeng and his wife and knew they were nobodies, and did not say anything to them. He turned to Dong Xuebing. “Alright. My guess is still waiting for me. I will go off first.”

Dong Xuebing nodded. “Sure. I will also not hold up your time. Let’s have a drink another day.”

Secretary Shen replied. “Ok. Let’s fix the time another day.”

After shaking hands, Secretary Shen walked back to his guests and entered another dining hall.

After returning to his seat, Dong Xuebing looked at Liang Chengpeng and his wife. Dong Xuebing was slightly embarrassed as he had just said he does not have any connections a while before. If Liang Chengpeng found out about his connections another day, he will treat it as Dong Xuebing was humble. But Dong Xuebing’s lies were exposed on the spot. “Err… Chief Liang, Big Sis, let’s carry on with dinner. Try this dish. It’s good.”

Liang Chengpeng’s wife almost cursed out loud. 3 generations of farmers? If your family is 3 generations of farmers, then my family will be 10 generations of farmers!

Liang Chengpeng was also shocked by what he saw!

Who is Secretary Shen? He is the Secretary of a Politburo member! Although he is slightly younger, he is holding a rank of Bureau-Director and he still got the backing of a Politburo member! Secretary Shen knows Chief Xiao Dong and his tone is always very polite. This politeness is very different from the politeness between government officials. With Secretary Shen’s status, he might not even speak in this tone with someone of a Bureau Director Rank.

305 Hospital Director’s attitude and the Mercedes Benz, and the entry permit to Beijing’s Standing Committee Villas might be explainable, but Secretary Shen’s tone and behavior showed Dong Xuebing’s status in Beijing!

Who exactly is Dong Xuebing?

Liang Chengpeng finally understands how influential Dong Xuebing is in Beijing, and he seems to have a strong backing!!!

Chapter 201 The caring helper

Two days later.

Yan Tai County.

Spring was almost over, and the weather starts to get warmer.

Outside of the County’s Public Security Family Quarters, Yu Meixia, in a light-colored dress, was walking back from the supermarket with Yu Qianqian. She had just bought prawns, fish, crabs, and a lot more groceries. The reason why she bought so much food was that Chief Xiao Dong called her and told her he will be back before lunch. Chief Dong’s mother might over be coming over. Yu Meixia was grateful to Dong Xuebing and wanted to cook more dishes to repay him.

Yu Meixia met a middle-aged couple, who were walking out of the quarters, at the entrance.

“Hi, Sister Yu, you just return from the market?” The middle-aged man greeted her warmly.

Yu Meixia replied nervously. “Yes. Good morning Director Sun. I just bought some groceries.” Yu Meixia does not know what Director Sun’s full name and his rank were. But everyone in the estate addressed him as Director Sun, he should be one of the leaders in the County’s Public Security. His position should not be higher than Chief Dong.

The middle-aged man laughed. “What Director Sun? Sister Yu, just call me Old Sun will do.”

Yu Meixia dared not address him as Old Sun and stood there embarrassedly.

The middle-aged man laughed. “When is Chief Dong coming back?”

Yu Meixia did not tell him the truth. “Err… I am not sure.” She knows she cannot reveal Dong Xuebing’s information to anyone.

The middle-aged woman smiled as she looked at Yu Qianqian. “You are Qianqian? You are so pretty. Which grade are you in?”

Yu Qianqian moved closer to her mother, shyly. “Aunty, Uncle, I… I am in my first year of middle school.”

“You are in your first year, and you are so pretty.” The woman praised. “You will surely be as pretty as your mother when you grow up.”

Yu Meixia blushed. “Thank you.”

The woman held Yu Meixia’s hand. “Sister Yu, we still have something on and got to go now. Drop by my place for a chat when you are free. I am staying on the first floor.” The woman said and turns to Yu Qianqian. “Qianqian, I got to go. Come over to my place someday.”

Yu Qianqian lowered her head shyly. “Ok. Goodbye, Aunty, goodbye, Uncle.”

After the couple left, Yu Qianqian asked. “Mum, why did they call you Sister Yu? They look like they are older than you.”

Yu Meixia sighed. “It’s all because of Chief Dong. Their ranks should be lower than your brother Dong, and that’s why they treated us politely.” Yu Meixia had gotten used to living in this estate. Even when Chief Dong is not around, there are still people dropping by to give her gifts. They seemed to want her to ask Chief Dong for favors, but she dared not accept anything and rejected them politely.

Now, the whole estate knows who Yu Meixia and her daughter were. It was not only they were living with Chief Dong as his helper, but it was also because of their beauty. A young man like Chief Dong suddenly hired two helpers? Everyone was wondering if Yu Meixia and her daughter were really his helpers. Why would someone so pretty be a helper? Is one of them Chief Dong’s mistress? Is it the mother or daughter? Some people felt it’s the mother and some thought it’s the daughter.

Of course, no matter whether if it’s mistress or helper, the attitude towards them will not change.

Helpers might be ordinary, but if it’s a leader’s helper, it is different.

Secretary, drivers, and helpers are people close to the leaders and played an important role. Secretaries are the leaders’ mouthpiece and had the backing of the leader. But in terms of closeness, secretaries are not as close to the leaders as the drivers and helpers. When leaders had some personal to attend, most of them will use their drivers. For example, secretaries might not know when the leader is going to someone’s place late at night or have a secret meeting with someone, but the driver will know.

Helpers are the same. They are the ones taking care of the leaders at home, and some of them might even be caring for the leaders’ parents. Who else can be closer to the leader other than them? Sometimes, it is easier to get favors through the help of helpers instead of going to the leader directly.

“Sister Yu.” A man who was walking out called out to Yu Meixia.

Yu Meixia quickly greeted. “Chief Qin.”

Yu Qianqian also greets him. “Uncle Qin.”

“Haha… You call Chief Dong as Brother Dong, how can you call me Uncle? Am I that old?” Qin Yong joked.

Yu Meixia got a fright. “Chief Qin, she is still a child and is still ignorant. Please forgive her.”

Qin Yong was speechless. This mother and daughter do not have a sense of humor, and he smiled at her. “It’s alright. Just call me Uncle. Anyway, I am not young too. Hahaha…” Qin Yong moved closer and asked softly. “When is Chief Dong coming back?”

Yu Meixia hesitates for a while. “He will be back at noon.”

Qin Yong nodded. “Ok. I will call him later in the afternoon. Alright… I got to go. Bye.”

“Please take care, Chief Qin.” Yu Meixia knew the relationship between Qin Yong and Dong Xuebing, and that’s why she told Chief Qin when Dong Xuebing was returning and not to Director Sun.

On the way to the building, a few more people greeted Yu Meixia and Yu Qianqian. Yu Meixia was afraid of saying the wrong things and disgraced Chief Dong, and return the greetings cautiously. She even thought for a few seconds before replying to them. She was relieved when she enters the corridor. In the past, wherever she and her daughter go out, people will be looking at them with lust. But now, Yu Meixia finally felt the feeling of being respected. Some people even tried to bootlick her. These were all given to her by Chief Dong.

“Qianqian, later when Chief Dong’s mother is here, try to keep quiet and don’t make her angry.”

“Qianqian?”

Yu Meixia did not get any reply from her daughter, and she turned to look at her. Qianqian was looking at a kid returning with his schoolbag. “What are you looking at?”

Yu Qianqian replied. “Mum, I… I also want to go to school.”

Yu Meixia hugged her daughter. “I had asked the school before the holidays. Our registered address is not in the County, and the schools here will not accept us. If you are going to continue your studies back at the village, where will we stay and what about my job?” Dong Xuebing had given her an advanced salary before he left, and she can afford the school fees for her daughter. But it is still a problem to transfer to the schools here.

Yu Qianqian is a sensible child, and her tears rolled down her cheeks. “Mum, it’s fine. I… I will not go to school.”

Yu Meixia’s eyes also turn red. “I am sorry.”

Yu Qianqian hugged her mother. “Mum, I should be the one saying sorry. I am just your burden.”

“Stop talking nonsense. Let’s go upstairs.”

When the mother and daughter enter the house, they saw a middle-aged woman sitting in the living room.

At noon, Dong Xuebing arrived home.

Dong Xuebing had settled all matters in Beijing and gotten high returns. Not only he had gotten monetary gains and increase the reputation of the Auction Company, but he also got closer to Liang Chengpeng.  Liang Chengpeng’s mother was out of danger and all the vital signs machines were removed. Chief Liang should be returning to Yan Tai County tomorrow and his wife can stay in Beijing to care for the old lady. After Chief Liang returns to work, Dong Xuebing can start his plans to enforce the laws in the village. Even if he offends others, Liang Chengpeng will protect him.

It’s good to have someone at the top protecting you!

Dong Xuebing went upstairs and opened the door happily.

“Dong… Chief Dong, you are back?” Yu Meixia stood up from the sofa and ran over to bring a pair of slippers to him.

“Big Brother.” Yu Qianqian looked at Dong Xuebing and quickly pours a cup of water for him.

Dong Xuebing looked at them. “Yes. Eh? Mum, you are here too?”

Luan Xiaoping just mumbled a reply and can’t be bothered with Dong Xuebing.

Dong Xuebing was dumbfounded. “Mum, what’s wrong with you? Who made you angry?” Dong Xuebing was used to having Yu Meixia serving him, and he took off his shoes and wore the slippers. Yu Meixia immediately picks up his shoes and places them neatly on the shoe rack. Yu Qianqian also walks over with Dong Xuebing’s teacup. Dong Xuebing took a sip and gave it back to Yu Qianqian.

Luan Xiaoping looked at her son getting ‘served’ and shouted at him. “Xiao Bing! Come with me!”

Dong Xuebing followed his mother into the bedroom puzzledly and closes the door behind him. “What’s wrong?”

Luan Xiaoping points towards the door with her chin. “Who is Xiao Yu?”

“What do you mean? I had told you before that I had hired a helper.”

Luan Xiaoping had heard about this over the phone, and she did not think much about it, as her son is now a Deputy Bureau Chief and this is normal. But when Luan Xiaoping saw Yu Meixia and Yu Qianqian’s beautiful features, she got suspicious. “There are helpers everywhere and why must you get such beautiful helper? There will be gossips about you!”

Dong Xuebing smacked his lips. “Just let them say what they want. I am not scared.”

Luan Xiaoping replied helplessly. “Tell me the truth. You like her?”

“Ah… Mum, what are you talking about? Sister Yu is 10 years older than me, and Qianqian is 10 years younger than me. I will like them?!” Dong Xuebing will never admit that he does like them, and he continued. “I took them in is because they are pitiful. When I met them, they were kneeling on the streets, begging. Sister Lu’s husband had passed away and her family is in debt. Oh, I had helped them cleared their debts.” Dong Xuebing explained briefly.

Luan Xiaoping heard this and immediately cool down. “Sigh… their situation is very similar to us.”

“You are right, and therefore I helped them. I really don’t have other motives.”

Luan Xiaoping replied empathetically. “What you have done is right.”

Luan Xiaoping walked out of the bedroom and saw Yu Meixia and Yu Qianqian looking at the bedroom nervously. Both could tell Chief Dong’s mother was not happy with them and was afraid of her kicking them out. Luan Xiaoping sighed in her heart and held Yu Meixia and Yu Qianqian’s hands. “I apologize for my attitude towards you all earlier. My son had told me everything. Just live here, and if you all need help, just tell Xiao Bing.”

Yu Meixia replied gratefully. “Thank you, Sister Luan.”

Yu Qianqian also thanked her. “Thank you, Aunty.”

“What’s there to thank? I still need you two to help me take care of Xiao Bing. Come, let’s have lunch.”

After lunch, Luan Xiaoping pulled Yu Meixia into the bedroom for a chat. Dong Xuebing could hear laughter from the room and they seemed to have gotten closer. At about 2pm, Luan Xiaoping received a call and left. The final exams are around the corner, and Luan Xiaoping had just entered the County’s First Middle school. She is worried that the two classes she taught did not get good results and other teachers will talk behind her back. That’s why she prepared lots of extra lessons for her students this month.

After Luan Xiaoping left, Yu Meixia said. “Chief Dong, your mother is a nice person.”

Dong Xuebing laughed. “What did she say to you?”

Yu Meixia blushed and looked at Dong Xuebing secretly. “No… Nothing. I… I will go and wash the dishes.”

Dong Xuebing was puzzled. Why is your face red?

Yu Meixia dare not tell Dong Xuebing what his mother told her. Luan Xiaoping had told Yu Meixia to call her if Dong Xuebing tried to ‘bully’ her. She will teach Dong Xuebing a lesson. Yu Meixia is not a young girl and knew what ‘bully’ meant.

At about 4 pm, Deputy Bureau Chief Qin Yong called and asked Dong Xuebing out for dinner. He should have something to discuss.

After hanging up, Dong Xuebing said. “Sister Yu, don’t prepare my dinner. I will be going out.”

Yu Meixia acknowledged and walked out of the kitchen. She looked at Dong Xuebing with hesitations.

Dong Xuebing looked at her. “What’s wrong?”

“I… Can I give you a massage?” Yu Meixia walked over.

Yu Qianqian, who was watching TV, blushed and pretended not to see them.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia. “You don’t need to give me a massage. Just speak your mind. I am going out soon.”

“I… I…”

“You need money? It’s alright. Just take it from the drawer. I will let you take a one-month advanced salary.”

“No.” Yu Meixia hesitated for a while and finally said. “I… I want to let Qianqian go to school. I can afford her school fees now, but the schools say we are still registered in the village and they cannot accept Qianqian. Can you… can you help Qianqian change her address to the County? I… I know you had helped us a lot and I can’t repay you in this life. This… This is the last time I beg you. Can you…”

Yu Qianqian’s eyes turned red. “Mum…”

Dong Xuebing slapped his forehead. “You should have told me earlier. The term break is about one month later, and I thought you want to let Qianqian start from the next term. You just want to change your household registration and find a school? Ok. I will ask around for you.”

On the way to meet Qin Yong, Dong Xuebing called the County’s Household registration section. Actually, Yu Qianqian does not need to change her registration address to enter a school. But Dong Xuebing decided to help them, and this is only a small issue. After Dong Xuebing ended his call with the County’s Household registration section, he called the Principal of County’s First Middle School. He told the principal that one of his friend’s child wants to enter his school, and the principal agreed immediately.

In the evening, Dong Xuebing had dinner and some drinks before returning home.

Yu Meixia and Yu Qianqian were watching TV in the living room and immediately stood up when they heard the door opening. Yu Meixia was even attentive towards Dong Xuebing than before. She quickly bends over to help Dong Xuebing take off his shoes and helped him wear the slippers. Yu Qianqian was standing there looking at Dong Xuebing nervously. She does not know if her household registration and school transfer will be approved.

Dong Xuebing threw his bag on the sofa and laughed. “Sister Yu, bring Qianqian with you to change your household registrations tomorrow. I had asked someone to transfer your registration to the County.”

Yu Meixia was surprised. “Chief Dong, I… I also can change my household registration?”

Dong Xuebing nodded. “Just change your registration to the county. It will be easier for you to move around. Errr… it’s fine if you don’t want to change.”

Yu Meixia quickly replied. “Yes. I am willing!”

Dong Xuebing said. “Oh, I have found a school for Qianqian. County’s First Middle School. It’s a good school, and my mum is teaching there. She can help you look after Qianqian at school. Tomorrow just brings Qianqian to the school and pay the school fees. Don’t worry about the household registration. I had spoken to the principal.”

Yu Meixia and Yu Qianqian were excited. The County’s household registration and County’s First Middle School? These were things that they don’t even dare to wish for in the past!

Yu Qianqian’s tears flowed, and she hugged her mother. “Mum, I can go to school!”

Yu Meixia was about to cry too. “Hurry, and thank Chief Dong!”

“Thank you, Brother.”

“Don’t mention it. Just study hard at school.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing gratefully. “Chief Dong, I… I…”

Dong Xuebing waved his hand and massaged his temples. “Chief Qin can really drink. I also blackout during dinner. Sister Yu, help me fill up the bathtub.”

“Ok!”

Yu Meixia was desperate to show her gratitude and quickly ran to the bathroom to fill the bathtub with warm water. She tested the water with her hands as she was afraid the water will be too hot for Chief Dong.

“The bathtub is ready.”

“Ok. Thanks.”

“Please leave your dirty clothes there. I will wash it later.”

Dong Xuebing nodded. Since Yu Meixia comes over, this was the first time they brought up the subject of washing clothes. Dong Xuebing was slightly embarrassed. “Err… ok… Thank you.” After Yu Meixia left the bathroom, Dong Xuebing start to strip and enter the bathtub. He laid down in the tub and closes his eyes.

5 minutes…

10 minutes…

Knock, knock, knock…

Dong Xuebing looked towards the door, behind the shower curtains. “What is it?”

Yu Meixia asked from outside. “I… Can I go in?”

Dong Xuebing thought Yu Meixia was entering the bathroom to get his dirty laundry. “Come in.”

The door opened, and Yu Meixia entered shyly. She could not see Dong Xuebing behind the plastic shower curtains and hesitated for a while, before closing the door behind her. She locked it and said softly. “Chief Dong, I… I am here to help you scrub your back.”

Dong Xuebing got shocked. “No need. Just accompany Qianqian to read some books. It’s almost the end semester exams.”

“I… I had asked Qianqian to go to bed.” Yu Meixia was thinking of ways to repay Dong Xuebing but never got the chance. She deliberated for a while before asking her daughter to go to bed and coming to the bathroom. “Can… Can I open the curtains?”

Dong Xuebing slapped his forehead. I am still butt naked, and how are you going to help me scrub my back?!

Dong Xuebing tried to persuade Yu Meixia to go out, but she refused as she was determined to do something for him. Dong Xuebing was not as bold as Xie Huilan and quickly grab a bottle of shampoo and squeeze an enormous amount into the tub, trying to form bubbles to cover himself. “Ok then…”

Yu Meixia slowly pulled the shower curtains aside and turned away. “Can… Can you face away from me?”

“Just use the shower gel and scrub lightly.” Dong Xuebing turned away from her and only showed his back.

Yu Meixia gritted her teeth and squat down beside the tub. She poured some shower gel in her hands and slowly rubbed Dong Xuebing’s back. She also starts knitting his back, giving him a massage. She had never treated any man like this before, not even her husband!

A few minutes later, Dong Xuebing forgot all the awkwardness and shyness!

This is so different from getting a massage with clothes on. This feels terrific!

Yu Meixia saw Chief Dong closing his eyes and asked. “Can I wash your hair?”

Dong Xuebing nodded.

Yu Meixia took some shampoo and start washing Dong Xuebing’s hair.

“Ah… you are so good with your hands.” Dong Xuebing still has his eyes closed and was enjoying the sensation of Yu Meixia’s head massage.

Yu Meixia heard this and put in more effort. After washing Dong Xuebing’s hair, she put her hands into the tub to grab Dong Xuebing’s feet. “I will massage your feet.”

Dong Xuebing quickly moved his legs away. “Oh. It’s fine. You don’t have to do this.”

“It’s alright. I just want you to relax.” Yu Meixia had decided to go all out. She closed her eyes slightly to prevent herself from looking into the tub and pulled Dong Xuebing’s feet over the side of the tub. After that, she used both hands to massage one of his feet for a while before switching to the other.

Dong Xuebing lowered his head and secretly peeped at Yu Meixia’s chest from the opening of her t-shirt. Her figure is perfect!

Sigh… where else can I find such a caring helper?!

Chapter 202 – Giving gifts to the mother and daughter

The next day, Dong Xuebing returned to work at the Public Security Bureau.

Bureau Chief Liang Chengpeng was still in Beijing, and Dong Xuebing was not in a rush to start his work. He just finished some paperwork in his office and drove to Hui Tian Village Station for a meeting with Liu Dahai and Li Sanmiao on the cases that happened during his absences. Luckily, there were only petty crimes and nothing major. The only major crime was the child abduction cases where the Bureau had set up an investigation team a few days back. Hui Tian Village also starts to have missing people cases. Dong Xuebing ordered his men to investigate these cases and try to solve them as soon as possible. He left the station in the afternoon as he does not want to interfere with the station’s operations. He only wants to be a leader who sets the general direction for his men.

5 pm. County Public Security Family Quarters.

Dong Xuebing entered his unit and saw Yu Qianqian hugging Yu Meixia, acting cute. Yu Meixia held her daughter’s hand lovingly and was arranging the middle school textbooks on the coffee table. They saw Dong Xuebing, and Yu Meixia quickly ran over to give him his slippers. Yu Qianqian is very close to her mother and every time Dong Xuebing saw them, they were either holding hands or hugging.

“When did you come back.” Dong Xuebing asked while taking off his shoes.

Yu Meixia replied. “We got back from Qianqian’s school 10 minutes earlier.”

Dong Xuebing nodded. “How is the registration?”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing gratefully. “Thanks to you, everything had gone well. Sister Luan brought us to do the registration personally and it was smooth. We also got books and study materials, and Qianqian can start attending classes tomorrow.” Yu Meixia paused for a while and continued. “The household registration transfer is almost completed. They told us that our registration will be transferred in a few days.” Her daughter can finally return to school and their household registration will be transferred to the County. Yu Meixia had never felt so happy in her life.

Dong Xuebing nodded and smiled to Yu Qianqian. “You have stopped attending classes for almost 6 months. Can you pass the end semester exams?”

Yu Qianqian nodded. “I… I read books every day, and I think I can pass.”

“Good. Haha…”

“Chief Dong, please take a rest first. I will prepare dinner now.”

Dong Xuebing waved his hand. “Let’s not eat at home. The 3 of us should eat out to celebrate Qianqian is going back to school.”

Yu Meixia blushed when she heard Dong Xuebing saying ‘the 3 of us’, but she knew Chief Dong is trying to tell her that he does not treat them as outsiders. Yu Meixia was moved and quickly said. “It’s too troublesome. I can cook something.”

Dong Xuebing laughed. “Just listen to me, ok?”

Yu Meixia nodded and replied weakly. “Thank you.”

“That’s right.” Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head. “Let’s go. Qianqian, we will go to the shopping mall later. Tell me what you like, and I will buy it for you as a gift.”

Yu Qianqian looked at her mother and quickly said. “Thank you, brother. But I… I don’t need anything.”

Yu Meixia added. “That’s right. Qianqian doesn’t need anything.”

Dong Xuebing gave Yu Meixia a glance and said. “Have you bought a pencil case? Schoolbag? You don’t even have these, and you tell you don’t need anything? You don’t tell me she has a school bag. That grey school bag is already torn. How is she going to use it? The students at school are childish and they will make fun of Qianqian for carrying that bag. It will not be good psychologically.” Yu Qianqian’s character is similar to her mother. They have low self-esteem and Dong Xuebing wants Qianqian to change.

Yu Meixia was surprised as she did not expect Chief Dong to be so meticulous, and she starts to tear.

Dong Xuebing gave her a stare. “Your daughter is around. Why are you crying?”

Yu Meixia quickly wiped her tears and kept quiet.

Jindi Shopping mall. This shopping mall is considered big in the city and has all sorts of shops.

After they entered the mall, Dong Xuebing brought Yu Meixia and Yu Qianqian to a stationary store. He asked Yu Qianqian to pick the stationaries and school bag she likes. Yu Qianqian looked at her mother and saw her nodding. She was overjoyed and start to look around the shop. After a while, she points to a pink school bag.

“Brother, I… I like that bag.”

Dong Xuebing smiled. “Ok. We will get that bag. Go and pick the pens and a pencil case.”

Yu Qianqian mustered up her courage and points to a pencil case and pens on a counter.

Dong Xuebing did not even look at the price and paid for everything.

The shop assistant passed the school bag and stationaries to Yu Qianqian, and she immediately took the bag out of its packaging and carries it. She had always envied her classmates for their new school bags. But her father was always gambling and their family was poor. She could only envy her classmates for using new stationaries and bags. Now, she finally got a new school bag!

Dong Xuebing silently sighed in his heart when he saw Yu Qianqian getting so excited over a school bag. He could tell what sort of hardship she had suffered. “Let’s go to level 2 to look at electronic products.”

Yu Qianqian asked innocently. “Brother, our house’s appliance is faulty?”

“No. I want to give you another present. Let’s go.” Dong Xuebing brought them to the second floor.

Yu Meixia and her daughter were confused. Give Qianqian an electronic product? Home appliances?

They realized what Dong Xuebing was talking about when they stepped into the computer section on level 2. There was not a lot of CPU on display, but there are a lot of laptops. Yu Qianqian’s eyes were glued to the laptops. Brother… Brother is going to buy a computer for myself?!

Yu Meixia panicked. “Chief Dong, this is too expensive.”

Dong Xuebing ignored her. “Qianqian, go and pick the model you like.”

“It’s… It’s too expensive.” Yu Qianqian really wanted a computer, and everyone can see it from her eyes.

Yu Meixia said. “Chief Dong, you should not do this.”

Dong Xuebing looked at her. “I say buy means buy. We are living in a digital age now. How can a child don’t have a computer? Sometimes I need to use my computer, and you also don’t allow Qianqian to enter my room. So, I might as well buy a new computer for her. She can use it in your room. This is also for her own good. Alright. Qianqian, don’t listen to your mother. Just tell me which one you like. You don’t need to worry about the price.”

Yu Meixia knew she could not change Dong Xuebing’s mind, and she saw her daughter looking at her with a sparkle in her eyes. Yu Meixia nodded. “Since your brother asked you to choose one, just go ahead. You must remember to repay Chief Dong when you grow up.”

Yu Qianqian nodded and ran happily to look at the computers. But computers are something that’s out of reach for her, and she had only seen or touched one a few times. She doesn’t even know what the specs are written on the laptops mean and could only pick by the appearance. She walked around and stopped in front of a white notebook with a small apple logo on it.

Dong Xuebing laughed. “Good. We will get this one.”

Yu Meixia walked over and got a shock when she saw the price tag. “No… This is too expensive. It’s over 10,000 RMB.”

Yu Qianqian did not notice the price earlier and got a shock too.

Dong Xuebing ignored them and called the sales assistant over to test the laptop. After that, he paid for it and looked at Yu Qianqian. “Ok. This Apple is yours from today onwards. I will get someone to install a wireless router and you can surf the internet.” Dong Xuebing turns to Yu Meixia. “Sister Yu, you must learn to use computers with Qianqian. You can ask me if you need help.

Yu Qianqian was excited as she looked at her laptop.

Yu Meixia waved her hand. “I am so stupid. I will not know how to use it.”

Dong Xuebing laughed. “Qianqian is very smart. You can ask her to teach you.”

It’s not that Yu Meixia does not want to learn. She was only afraid she might damage the laptop.

“Let’s go over there.” Dong Xuebing walked in front.

“It’s enough. Please don’t give Qianqian any more gifts.” Yu Meixia does not want to owe Dong Xuebing too many favors.

Dong Xuebing laughed. “Ok. I am not buying things for Qianqian. This time it’s for you. Pick a phone.”

Yu Meixia gasped. “I… I don’t need one.”

“What do you mean you don’t need? How do I contact you when you are at the market or sending Qianqian to school? Having a handphone is more convenient. Listen to me. Just treat it as your job requirement.” Dong Xuebing said and walked over to the mobile phone section.

Yu Meixia hesitated and said. “Alright… I will buy myself. I still have some money with me.”

Dong Xuebing waved his hand and points to a pink-colored Nokia N8. “What do you think of this?”

Yu Meixia looked at the price first and saw the phone cost 3,000 RMB. “I can use a phone that costs a few hundred. This is too…”

“Ok. We will take this.” Dong Xuebing did not listen to her and called the shop assistant over to pick a phone number.

After paying for the phone, Dong Xuebing pushes the phone into Yu Meixia’s hands. “Hold it. I will teach you how to use it when we get back.”

Yu Meixia replied softly. “Please deduct the money from my salary.”

Dong Xuebing sighed. “Sister Yu, don’t treat me like an outsider. Just take it when I give it to you. These few days, you had taken good care of me.”

Yu Meixia blushed when she remembered she had massaged Chief Dong and even helped him wash his hair and feet last night. She mumbled a reply and kept quiet.

Chapter 203 – Drank too much

8 pm.

Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian had dinner at a nice restaurant before going home.

They did not drive today, and during dinner, Dong Xuebing was seated between two beauties and was in a good mood. He ordered a few bottles of beer and drank too much. He felt tipsy, but he did not need anyone to help him back.

Yu Meixia said worryingly. “Chief Dong, rest here for a while. I will cook some soup for you to sober up.”

Dong Xuebing sat on the sofa. “Don’t be so troublesome. I’m fine, and the alcohol effect will wear off in a while.”

Yu Meixia hesitated. “Then… Then I will fill the bathtub for you.”

Dong Xuebing nodded.

Yu Meixia entered the bathroom and blushed when she told Yu Qianqian. “Qianqian, go back to your room to play with your laptop.” Yu Qianqian nodded and returned to her room, excitedly with her laptop. Yu Meixia looked at her daughter entering her room and she went over to close the door. After that, she went to the living room and helped Dong Xuebing to the bathroom. She whispered. “The water is ready. I… I will go in and wash your hair in a while.” This was not the first time and Yu Meixia felt she could only repay Chief Dong this way.

Dong Xuebing replied embarrassedly. “Sister Yu, you should be tired today. You don’t need to help me.”

Yu Meixia blushed and replied softly. “I’m not tired.”

Dong Xuebing did not reject her and entered the bathroom to strip, before soaking himself in the bathtub.

After a while, Yu Meixia knocked on the door and entered. Dong Xuebing was not shy this time, and he did not try to make suds to cover himself. Maybe it was due to the alcohol, he did not even pull the shower curtains. Yu Meixia accidentally looked into the tub and saw something she was not supposed to see. Her face turns red immediately, but she was not a young girl and regained her composure quickly. She took the showerhead and start washing his hair.

Dong Xuebing closed his eyes and laughed. “Thank you. This is not what a helper should do.”

Yu Meixia replied. “It’s… It’s ok. You had treated my daughter and me well, and I should do this.”

“Thank you.” Dong Xuebing said. “Let me know if you encounter any problems. If I can help, I will surely help.”

Yu Meixia acknowledged and thanked him. She turned her face towards the bathroom wall and reach over for Dong Xuebing’s feet to give him a foot massage shyly. She was wearing a dark green dress with shoulder straps, and it was fitting, showing her voluptuous figure.

Dong Xuebing looked down from the opening of her dress, and his heart was racing. He always felt Yu Meixia does not have any unique qualities, but she is still unique in her own ways and her weak and careful character was quite attractive to Dong Xuebing.

“Sister Yu, did your husband treat you well?”

Yu Meixia had sadness in her eyes. “He treated me very well when we just got married. But after he becomes addicted to gambling, he started hitting me every day.”

Dong Xuebing frowned. “He bears to hit you?” Who would hit a pretty woman like her?

Yu Meixia does not want to talk about her husband and continued with the foot massage quietly.

Dong Xuebing sighed in his heart. No wonder Yu Meixia and Yu Qianqian have such weak and timid characters. Her husband should be one of the reasons.

After bathing, Dong Xuebing felt better.

Yu Meixia saw Dong Xuebing about to get dressed and quickly walked out of the bathroom, but she saw Yu Qianqian standing outside of the bathroom. Yu Qianqian looked at her mother and wondered why her mother in the bathroom was when Chief Dong was taking a bath. Yu Meixia panicked and quickly explained. “I went in to help your big brother soak his dirty laundry. Oh, he is still bathing, and you got to wait to use the toilet.”

Yu Qianqian nodded and happily said. “Mum, I know how to use a computer now. I even typed some words earlier.”

Yu Meixia gave her daughter a kiss on her forehead. “Clever girl. Go and play with it, and you can teach me how to use it in the future.”

Yu Qianqian nodded and ran back to her room.

Since Yu Meixia’s husband started gambling, she had not seen her daughter so happy. Her gratitude towards Dong Xuebing increased and felt touched. She felt Chief Dong should be dressed up and knocked on the door. She entered the bathroom with a hairdryer and made Dong Xuebing sit on a chair. After that, she stood behind him with the hair dryer to dry his hair.

Dong Xuebing smiled. “Err… you can hold the hairdryer slightly further. It will be too hot if it’s close.”

“Like this?”

“Push the switch down two notches, and it will be cold air. Use that.”

“Cold air? Sorry… I… I had never used a hairdryer before. I don’t know about it.”

“It’s alright. You will know how to use it slowly. If you are still unsure, you can read the user manuals. For example, you can read how to use the washing machine, so you don’t need to wash the clothes with your hands. It’s too tiring.”

“Ok!”

Dong Xuebing closed his eyes to enjoy this feeling.

After Dong Xuebing’s hair was dried, he sat on the sofa to watch TV. Yu Meixia walked over and offered to massage his legs. She could tell Chief Dong loves to have his legs massaged. But Dong Xuebing quickly rejected. It’s okay if they are in the bathroom, but in the living room, Qianqian might walk out of her room anytime and sees them.

“Let’s set up your phone and save my number.”

“Yes.”

Yu Meixia carefully take out the phone from the box and held it in her hands. She fumbled with it for a while before switching on the phone. When she heard the phone’s tone after switching it on, she got shocked. After the screen lit up, she held the phone unnaturally and realized it was a touch-screen phone. Her fingers were shaking as she swiped the menu. After a while, she got confused and looked at Dong Xuebing shyly. “I… I am too stupid and had never use a handphone before. I don’t know how to save your number. Chief Dong, can… can you teach me?”

Dong Xuebing laughed. “It’s alright. I am also confused when I bought my first phone. At least you know how to switch it on. I can’t even find the on/off button. Haha…” Of course, this is a made-up story. Dong Xuebing’s environment is very different from Yu Meixia. Even when he could not afford a phone, he had also played with his classmate’s phone. How is it possible that he does not know how to switch it on?

Yu Meixia was afraid Chief Dong to think she is useless other than cooking and will chase them away. When she heard Chief Dong encouraging her instead of looking down on her, she was touched. “Thank you.”

“Pass me your phone. I will teach you how to save phone numbers.”

Yu Meixia focused all her attention on the phone as she does not want Chief Dong to think she is stupid.

“When you press here, there will be a pop-up and there is a keypad here. Just tap it with your finger. Look, you saved the number. Now I will teach you how to save a name to the number. Ok. It’s done. Just do these steps to save other people’s numbers in the future. Now, I will teach you how to make calls. Press this icon and then enter the phone number. If you have saved the phone number, you don’t need to enter the numbers. Just press here and look for the name. Do you understand?”

Yu Meixia was trying her best to remember all the steps. “Err… almost.”

Dong Xuebing passed the phone back to her. “Try doing it yourself.”

Yu Meixia took the phone nervously and almost cried when she failed. “I… I am so stupid.”

Dong Xuebing was sweating. “Here, I will teach you step by step.” He held Yu Meixia’s hand and showed her where to press. “If you want to make other changes, the steps are about the same. Here. Try doing it yourself.”

Yu Meixia succeeded on her next try, and Dong Xuebing’s handphone rang.

“Good. I will teach you other functions.”

After learning awhile, Yu Meixia finally learned some of the functions on the phone.

At this moment, Dong Xuebing was almost hugging her. His left arm was over her shoulders, and the other hand was holding her hand, pressing the screen. Actually, one hand is enough to teach her, but Dong Xuebing was still influenced by the alcohol and took the opportunity to take advantage of her. “Alright. Try setting the alarm.” Dong Xuebing released his right hand and rested it on her thighs purposely. He could feel her warm legs through her dress.

Yu Meixia’s body stiffed and blushed as she looked at Dong Xuebing’s hand on her lap. “Chief Dong, I… I…”

Dong Xuebing smiled. “What’s wrong?”

“Errr… nothing…” Yu Meixia lowered her head and start pressing her phone.”

Dong Xuebing saw her not rejecting him and got bolder. He started to move his hand and inched towards the helm of her dress.

Yu Meixia lowered her head shyly and don’t dare to move.

Dong Xuebing’s hand had pulled up her dress slightly and start feeling her legs through her stockings. “Have you set the alarm?”

“I’m almost done.” Yu Meixia’s body was stiffed and did not move.

Dong Xuebing nodded.

Chapter 204 – Chain Reaction

The next morning.

Dong Xuebing woke up and looked at the time. It was not even 6 am, and he decided to snooze a while more. But he suddenly remembered he had taken advantage of Yu Meixia while teaching her how to use handphones. From his blurry memories, he remembered that he had his hands all over her. He immediately regretted and gave himself a slap on his forehead. You hooligan! How can you harass Sister Yu after a few drinks?!

Dong Xuebing really regretted his actions. His excellent image in front of Sister Yu is all gone!

Dong Xuebing wondered how Yu Meixia will see him after last night’s incident!

Dong Xuebing climbed out of bed and got dressed, before walking out of his room embarrassedly. He looked at the room door opposite, and it was closed. Yu Meixia and Yu Qianqian should still be sleeping. Dong Xuebing thought for a while and quickly wash up. He left a note saying that he had gone to work and rushed out of the house. It was about 6.30 am, and the Public Security Family Quarters is almost empty.

In the lobby of the Public Security Burea, Dong Xuebing met Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo.

Hu Yiguo was surprised to see Dong Xuebing and looked at him coldly. “Good morning, Chief Dong.”

Dong Xuebing smiled faintly and said. “I am not as early as you. You are really hardworking.”

Hu Yiguo looked at Dong Xuebing and walked away without saying a word. Hu Yiguo’s direction should be going towards the investigation department.

Hu Yiguo was Dong Xuebing’s biggest rival in the Bureau. Deputy Bureau Chief Zhao Jingsong and City Police Station’s Chief Chang Wantao are in Hu Yiguo’s faction. Hu Yiguo also had the support of the Head of the Publicity Department, Qian Sheng, and it’s not easy for Dong Xuebing to deal with him. During the hacker incident, Dong Xuebing snatched back his credit from Hu Yiguo, their enmity had worsened. After that, the Yan Tai County’s Ministry of Education Director’s incident and the Finance department tried to create trouble for Dong Xuebing, and that’s why Dong Xuebing doesn’t feel the need to show any respect for him.

Back at his office, Dong Xuebing start reading the papers.

After the staff of the Bureau arrived at work, Dong Xuebing overheard something and understood why Hu Yiguo is at the Bureau so early. The child abduction case before the Labor Day Holidays had a breakthrough and the detectives and arrested a suspect. The investigation department is under Hu Yiguo’s jurisdiction, and he had arrived early to try to claim the credit. After all, this case is considered a major case.

1 hour…

5 hours…

8 hours…

When it was almost time to get off work, Dong Xuebing did not get any updates on the child abduction case. He asked around and found out that the suspect refused to reveal anything. No matter how the detectives question the suspect, they could not get any useful information. He kept insisting he is innocent and had nothing to do with this case. Although the detectives knew this suspect is involved in this case, they do not have concrete evidence.

Dong Xuebing packed his things and walked out of the Bureau. But when he thought of facing Yu Meixia at home, he got scared.

Dong Xuebing took out his phone and called home.

“Hello?” A soft voice answered. It was Yu Qianqian.

Dong Xuebing said. “You finish school? It’s me. Errr… what is your mother doing?”

“Brother!” Yu Qianqian said excitedly. “My mother is in the bathroom. I will get her to answer!”

Dong Xuebing quickly says. “No need… Errr… Is your mother alright?”

“My mother? She is fine.”

“Ok. Help me tell Sister Yu that I will not be going back for dinner. I have a dinner appointment.

After hanging up, Dong Xuebing felt relieved and walked to a small restaurant along the street to have noodles. While eating, he thought about how he is going to face Yu Meixia but came to no conclusion. After finishing his dinner, Dong Xuebing settled the bill and returned home.

When Dong Xuebing enters his apartment, he noticed the TV was on, but there is no one in the living room.

Dong Xuebing looked at the bedroom and saw Yu Meixia and Yu Qianqian sitting in front of the laptop, through the half-closed bedroom door. The laptop was playing a pop song. Dong Xuebing hesitated for a while and gritted his teeth as he walked into the room. “Downloading songs? Hu Silian had set up the internet?” Dong Xuebing had asked Hu Silian to set up the wireless router at his home this morning.

Yu Qianqian turned and said. “Brother! You are back! Aunty Hu had just set up the internet and taught me how to download songs.”

Dong Xuebing laughed. “You know how to download songs now?”

Yu Qianqian replied softly. “Not… not yet. But I will master it now. Really…”

Dong Xuebing patted her head. “Clever girl. Just try to download and ask me if you are unsure.”

Yu Meixia was blushing beside and dare not look at Dong Xuebing or say anything.

Dong Xuebing felt embarrassed when he saw Yu Meixia. He tried to strike a conversation to ease the awkwardness. “Err… Sister Yu, what did you all have for dinner?”

Yu Meixia looked down and replied. “I… I cooked two dishes and made bean porridge. Chief Dong, there is some porridge left. I… I will heat it up for you?” Yu Meixia was still wearing yesterday’s dark green dress.

Dong Xuebing nodded. “Ok. Thank you.”

Dong Xuebing couldn’t help himself and sneaked a peep at Yu Meixia as she walked out to the kitchen. After she left, Dong Xuebing moved his chair closer to Yu Qianqian and taught her how to use some of the basic functions of the laptop. Yu Qianqian was still excited since yesterday, and she looked more cheerful than before. Dong Xuebing was happy for her and went back to his room to change his clothes and lay on the bed to wait for his porridge.

The bedroom door was open, and Yu Meixia saw Dong Xuebing’s eyes are closed. She knocked and entered the room.

Dong Xuebing opened his eyes and smiles. “Thank you.”

“It’s alright.” Yu Meixia passed the bowl of porridge to Dong Xuebing carefully. “It’s hot. Please be careful.”

Dong Xuebing nodded and took a sip of the porridge. Hmm… it’s fragrant and tastes good.

“Chief Dong.” Yu Meixia looked at him shyly. “Are you going to soak in the bath today? Should I prepare the water for you?”

Dong Xuebing cleared his throat. “No need.”

“Oh… Then…” Yu Meixia took the empty bowl from Dong Xuebing. “Can I give you a foot massage?”

Dong Xuebing had wanted to reject her because of what happened yesterday. But he still nodded unknowingly as he could not resist the temptation of foot massage.

Yu Meixia bit her lower lips and brought the empty bowl out of the room. She returns after a while and closes the room door behind her, to prevent her daughter from seeing her giving Dong Xuebing a massage. She took a glance at Dong Xuebing and took off her shoes to get on the bed. She kneeled beside Dong Xuebing and start massaging his legs. “I… I had gone to a bookshop to read up on massage techniques. I am not sure if it’s effective.”

Dong Xuebing took a deep breath and replied. “It’s comfortable. Thank you.”

“Let me know if it’s painful.”

“Ok.” Dong Xuebing was moved. He had mistreated her yesterday, and instead of getting angry, she even went to the bookshop to look for books on massage. Dong Xuebing knew Yu Meixia’s education level is not high and does not see a lot of characters. It should be hard for her to read a book at a bookshop. “Sister Yu, when you are free, you can do what you want or go out with your friends. You don’t need to spend time on these.”

Yu Meixia just shook her head.

Dong Xuebing did not try to persuade her and glanced at her long dress and the opening of her collar.

Yu Meixia noticed it, and her body stiffens. Her movements on Dong Xuebing’s leg and slowed down.

Last night, Dong Xuebing was drunk and took a step too far. He had decided not to harass Yu Meixia again, but when he saw her again, he knew he could not reverse her impression of him. Since his good-boy image is ruined and she did not mention anything about it, then… Anyway, Dong Xuebing had already touched her yesterday, and he decided to do it again.

When Yu Meixia was pressing Dong Xuebing’s left leg, Dong Xuebing purposely moved his right leg and positioned it in front of her dress. He slowly inched his leg in between her thighs into her dress and used his foot to caress her inner thighs.

Yu Meixia was stunned and don’t know what to do.

Yu Meixia had wanted to stop Dong Xuebing when he took advantage of her last night, but she was scared. Now, Chief Dong is getting bolder, and she doesn’t know how to react. “Chief… Chief Dong, you… you…”

Dong Xuebing looked at her. “You want to say something?”

Yu Meixia bit her lower lips and shook her head. “No…”

Dong Xuebing cleared his throat and brushed his foot against her thighs. “Sister Yu, I’m sorry.”

Yu Meixia shook her head and gritted her teeth. She moved her hand, which was pressing her dress down and continued with the massage.

After a while, Dong Xuebing moved his foot from under her dress and said. “Can you massage my head?”

“Yes.” Yu Meixia straightened her skirt and moved to Dong Xuebing’s side to face him. She placed her hands in Dong Xuebing’s hair and start massaging his scalp and pressed on some acupuncture points.

“Your technique is almost on par with professionals.” Dong Xuebing said.

“Thank you. I just learned a few tricks.”

Dong Xuebing’s hands could not stay still again. Yu Meixia was very close to him, and he could smell her body scent. He rested his hand on her leg back and moved upwards slowly, pushing her dress up. He saw Yu Meixia did not stop him, and he started to stroke and grab her thighs through her stockings. After a while, he moved his hand to her butt.

Yu Meixia can no longer pretend not to know. She grabbed Dong Xuebing’s hand. “Chief Dong, don’t…”

Dong Xuebing smiled and moved his hand to hug her waist.

This time, Yu Meixia did not stop him and continued her massage with a red face.

After a while, Dong Xuebing starts to move his hands upwards along Yu Meixia’s waist. When he reached her armpits, Dong Xuebing’s wrist turned and cupped her soft left breast in his hand. Yu Meixia immediately froze and covered her chest with her arms. But Dong Xuebing’s hand was sandwiched between her arms, pressing against her breast.

“Please… Don’t…” Yu Meixia pleaded weakly.

Dong Xuebing felt terrible. He saw Yu Meixia was not willing and did not force her. He retracted his hand and said. “Sorry.”

Yu Meixia shook her head, and her tears started flowing.

Damn! What’s wrong with her? Dong Xuebing was shocked. If he knew touching Yu Meixia will make her cry, he would not do that. He sits up from the bed and apologizes. “Sister Yu, I’m sorry. Can you stop crying? I… I am not myself these few days. Errr… if you are unwilling, I will not do this again. Ok? Please stop crying… It’s all my fault.”

Yu Meixia was sobbing softly.

Dong Xuebing regretted. “I am really sorry. Sister Yu, I will let you beat me up and will not retaliate.”

“It’s not your fault.” Yu Meixia sobbed. “I… I remembered my husband suddenly, and it has nothing to do with you.”

Dong Xuebing doesn’t believe he had nothing to do with her crying. He apologized again and wiped her tears. “Stop crying. Didn’t you say your husband often beat you? Why do you think about him?”

Yu Meixia cried. “It’s not his fault. He is just… He is set up by others, and because of me and Qianqian, he….”

Dong Xuebing frowned. “What happened?”

“Chief Dong, I know I said it was the last time I beg you for help to let Qianqian go to school. But…… But my husband’s death had been buried in mine and Qianqian’s heart for too long.” Yu Meixia wiped his tears and climbed off the bed. She kneeled in front of the bed. “Can you please help me one last time? I know my husband is killed by someone else, and I only hope you can help me catch the murderer. Please… I know you are a good man.

I am a good man?

Dong Xuebing had just took touched all over her, and he blushed. “Err… Sister Yu, get up first.” Dong Xuebing helped her up and grabbed a towel for her to wipe her tears. “Tell me slowly. What happened?”

Yu Meixia blew her nose and said. “My husband did not commit suicide.”

Dong Xuebing was stunned. He thought Yu Meixia’s husband had killed himself because of his debts. “Then?”

Yu Meixia got agitated. “It must be the people from Jin Di Mansion. They had brought my husband to the casino there, and he lost a lot of money. But he refused to stop gambling, and he sold the house and everything valuable to try to recoup his losses. In the end, he lost and end up owing Jin Di Mansion a lot of money. But he still refuses to stop gambling. Every time my husband returns home, he had bruises on his face. He told me he was beaten up by the people at Jin Di Mansion, and then he borrowed money from his bosses. On the night when I last saw him, he called Qianqian and me over. He said this is his final chance, and this will be the last time he gamble. But… but…”

Dong Xuebing asked. “What happened?”

Yu Meixia cried louder. “But that is the last time I saw him. He went missing for many days, and his body was found in a lake. The police autopsy report said he committed suicide. I don’t believe the police. I know my husband will not leave Qianqian and me behind. I cried and begged the police to investigate Jin Di Mansion. They must be the ones who killed my husband. But after the police investigation, the police told me that there is no casino in Jin Di Mansion. How can this be possible? My husband had told me he gambled there, and many people know that it is a place for gambling. But the police insisted there is no casino…”

Dong Xuebing felt something was off. “What sort of place is Jin Di Mansion?”

Yu Meixia replied. “It is like a vacation resort and provides entertainment.”

This place has backing? They even manage to stop the police from investigating? Other than this explanation, Dong Xuebing cannot think of other reasons. “Where is your husband’s body.”

Yu Meixia said. “It’s been half a year, and his body had been cremated.”

“That means there is no evidence? Other than you and Qianqian, is there any witness or evidence?” Yu Meixia shook her head. Dong Xuebing thought to himself. Without the body, there will be no clues, even if this case is reopened. Also, it’s been so long, and it is almost impossible for the police to start the investigation again.

Yu Meixia looked at Dong Xuebing. “Chief Dong, please help me. I beg you.”

Dong Xuebing sighed. “From what you told me, Jin Di Mansion is suspicious. But this incident had been over for almost half a year. It’s quite difficult to reopen this case now.”

Yu Meixia cried louder. Actually, she also knew it was impossible to get revenge for her husband.

Dong Xuebing can tell Yu Meixia still loves her husband. Before meeting Dong Xuebing, she had to bring her daughter along to beg and was burdened with debt. She had been suppressing the thoughts of getting revenge. Dong Xuebing did not stop her from crying. Just let it all out. She might feel better after crying.

The door suddenly opens. Yu Qianqian ran into her mother’s arms and cried. “Mum, you still have me… stop crying…” Yu Qianqian had heard her mother crying and overheard the conversation between Dong Xuebing and her mother.

Yu Meixia hugged her daughter, and both cried louder.

Dong Xuebing was touched and felt guilty for taking advantage of Yu Meixia earlier. “Alright. I will help you ask around.” He took out his handphone and walked out of the room. Dong Xuebing thought for a while and called Qin Yong. “Hello, Chief Qin? Are you resting?”

“Not yet. What’s wrong?”

“Err… I would like to ask you about Jin Di Mansion.”

Qin Yong was surprised and took a deep breath. “The Jin Di Mansion at the County’s outskirts? The one near to your Hui Tian Village?”

“Yes.”

“Brother Dong, why are you asking?”

Dong Xuebing heard Qin Yong asked this question and knew this Jin Di Mansion is not simple. “Haha… I heard there is a casino there?”

“Sigh…… actually I heard a lot about that place. That place does have lots of illegal activities, and I even heard someone was killed there.” Qin Yong paused for a second and continued. “Brother Dong, don’t touch that place. When I was newly transferred here, Chief Liang had wanted to close that place down. But in the end, he couldn’t do anything. I heard that place had the backings of the higher-ups, and lots of County leaders pressurized Chief Liang to stop his investigations.”

Dong Xuebing was stunned. “Higher-ups? Who?”

After a long pause, Qin Yong said. “There are rumors that the boss of Jin Di Mansion is the son of the County’s Publicity Department’s head, Qian Sheng.”

Dong Xuebing finally understood why the public security did not act against Jin Di Mansion even when people made police reports. Hu Yiguo and Zhao Jingsong are under Qian Sheng’s faction, and even Chief Liang could not do anything against them. One Qian Sheng might not be powerful enough to stop Chief Liang. There should be power struggles among the higher-ups when Chief Liang wants to investigate Jin Di Mansion. The two factions of the higher-ups should be the County Government’s Party Secretary and the County’s Mayor, and it’s apparent Chief Liang’s faction had lost.

Damn! This is too complicated. Even Chief Liang could not do anything?

Jin Di Mansion… Qian Sheng… Hu Yiguo… Zhao Jingsong… Wan Tao… Dong Xuebing list out all these names in his heart.

At this moment, Yu Meixia and Yu Qianqian walked out of the bedroom and looked at Dong Xuebing eagerly.

Currently, Dong Xuebing is still not powerful enough to deal with these people. But he gave in when he saw Yu Meixia’s eyes. He felt he cannot refuse her request. “Sister Yu. Don’t be anxious. I need some time to deal with this. But I promise you I will catch the murderer if your husband is really killed by the people at Jin Di Mansion.” Since the day Dong Xuebing was posted to Tai Yan County, Dong Xuebing had decided to help the people here. Jin Di Mansion must be shut down!

Yu Meixia’s tears started flowing again and kneeled down in front of Dong Xuebing with Yu Qianqian.

Yu Meixia knew Jin Di Mansion has strong backings, and she did not expect Chief Dong is willing to get justice for her. Chief Dong will surely offend the people behind Jin Di Mansion because of her.

Dong Xuebing stepped forward and helped them up. “Are you two praying to me? Get up.”

After helping them up, Yu Meixia turned to her daughter. “Qianqian, go back to the room first.” She does not want her daughter to get involved.

After Yu Qianqian returned to the room, Dong Xuebing said. “I am not in charge of the investigation and public security, and without a valid reason, I cannot interfere in this case. Sister Yu, I want you to lodge a report at the Public Security again. If the officers there tells you that this case is closed and they will not investigate, you continue to make reports at other stations. If the County’s Public Security refuses to accept your reports, go to the Provincial Public Security Bureau to make reports.” Dong Xuebing wants Yu Meixia to make some commotions and observe how Hu Yiguo and his gang will react. Of course, he also wants to see what Chief Liang’s faction will do.

Yu Meixia nodded. “I… I know… Chief Dong, regardless of the outcome, I will be grateful for your help. Thank you. I will never forget what you have done for me.”

Chapter 205 – Yu Meixia is in trouble!

Next morning.

Yu Meixia made a report to the Public Security over the phone. Her husband’s body was discovered in the County’s outskirts near to Jin Di Mansion. So, Yu Meixia called the City Police Station first. As expected, the officers there refused to accept this case as they had already closed the files. After that, Yu Meixia called the County’s Public Security Bureau. The officer who asked her call noticed Yu Meixia’s number was from their family quarters and accepted her report before reporting to the higher-ups.

“Alright. I will go to work.” Dong Xuebing grabbed his bag.

Yu Meixia immediately brings Dong Xuebing’s shoes over. “Should I continue to call?”

Dong Xuebing replied. “Yes. Continue to call them. If they want you to go over to record statements, go ahead and tell them whatever you know.”

Yu Meixia nodded. With Chief Dong backing her, she becomes braver. She had been thinking of revenge for too long, and she finally saw a glimpse of hope. She was excited, but at the same time, she was worried. “Chief Dong, if… if this matter blows up, there might be trouble for you.”

Dong Xuebing laughed. “I want this incident to blow out of proportion. Just do what I say.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing gratefully. “Thank you.”

County’s Public Security Bureau.

Dong Xuebing arrived in this office and start going through the case files. Under normal circumstances, the leaders not involved in investigations, like the Bureau’s Commission for Discipline Inspection’s Secretary, Union Chairman, etc. will not know about the cases in the County. But Yu Meixia’s case had alarmed everyone. Everyone in the Bureau knew Chief Dong had hired a helper named Yu Meixia, and the calls to the Public Security Bureau and stations are from the Public Security Bureau’s Family Quarters. This is very sensitive. Many people think it was Chief Dong who asked her to make reports. That means the person making this police report is Public Security Bureau Deputy Chief. Within 2 hours, the whole County Public Security Bureau heard about this case.

Chief Dong is going to touch Jin Di Mansion?

The ones who knew about Jin Di Mansion were shocked!

The phone in Dong Xuebing’s office rang. It’s Hu Silian, the Bureau’s Office Director!

Hu Silian is close to everyone. Her relationships with the County’s Bureau leaders are good, and she is close to Chief Dong recently. When she heard Chief Dong’s helper had made a report on the death case 6 months ago, she immediately called Dong Xuebing. “Chief Dong, Jin Di Mansion cannot be touched.”

Dong Xuebing laughed. “Why?”

Hu Silian explained. “Too many people are involved with that place. Even Chief Liang could not do anything to them.”

Dong Xuebing replied. “Sister Hu, thank you for telling me. I know what I should do.”

After hanging up, Dong Xuebing’s office line rang again.

It’s Deputy Bureau Chief Qin Yong. “Brother, what are you doing? Jin Di Mansion… Sigh….” Since Dong Xuebing entered the Bureau and showed his capabilities in fending off his rivals and case-solving skills, Qin Yong starts to admire him. It’s hard to get an ally in the government sector, and he does not want to see Dong Xuebing get into trouble. “The investigation department is under Hu Yiguo, and the City’s Police Station is under Wan Tao. You… You will not be able to interfere. Listen to me. Just wait and see what Chief Liang is going to do.”

Dong Xuebing understood what Qin Yong meant. He said to wait for Chief Liang, but he is trying to ask Dong Xuebing to wait for the person behind Chief Liang to act first. But Chief Liang had failed in his previous attempt, and it should be almost impossible for him to try again. Also, who knows when that day will come. That’s why Dong Xuebing decided to act first. He will ignite the fire and see if any leaders from the County Government is willing to interfere.

The third person who called up was Hui Tian Village Station Chief Liu Dahai. He also said the same things.

The fourth caller is someone Dong Xuebing least expected. Hu Yiguo.

Hu Yiguo said in a low voice. “Chief Dong, do you know about your helper’s case? I had gone through the case file, and it’s a suicide case. This case is closed, and why is she trying to bring it up again? The Bureau will not entertain such cases. It is a waste of resources.”

Dong Xuebing sneered. “My helper’s case? What happened? I don’t know anything about this.”

Hu Yiguo’s tone changed. “You don’t know about this? Never mind. Just speak to your helper. She is calling every hour, and she even called the City Public Security Bureau. This case had been closed, and the person cremated. What is she trying to do? This is harassment. She wants to be arrested?” Hu Yiguo’s attitude confirmed Dong Xuebing’s suspicions. This guy is involved with Jin Di Mansion.

Dong Xuebing replied fearlessly. “Chief Hu, what you said is not right. If there are doubts about the case, we should investigate it. We cannot ignore it just because the case is closed. What if there are errors in the autopsy report? If we don’t even investigate, how are we going to answer to the public? You still want to arrest her? Are you trying to threaten the commoners?”

Hu Yiguo’s face changed. “That’s all I have to say. If your helper continues to call in, don’t blame me for not giving you face!”

Dong Xuebing laughed. “You don’t need to give me face. If my helper really commits any crimes, go ahead and arrest her. We are living in a country under the rule of law. Even the relative of the leader commits a crime, he or she will still have to be punished by the law!” Dong Xuebing does not believe Hu Yiguo dares to arrest Yu Meixia. The Jin Di Mansion case is very sensitive, and Hu Yiguo will not want to blow up things. If he really arrests Yu Meixia, it will show that he is trying to cover up something.

At about 11 am, Dong Xuebing finally got the call he was waiting for.

Liang Chengpeng had returned to the County from Beijing this morning. “Chief Dong, come to my office.”

Dong Xuebing acknowledge and composed himself before going upstairs to the Bureau Chief’s office.

“Chief Liang, how is your mother?”

“After you left, she suddenly got a fever, and Hospital Director Qin and his team conducted checks. Luckily, she is fine and is recovering well now. my wife is still accompanying her at 305 Hospital, and she should be discharged in a few days.” Liang Chengpeng was reading some documents when Dong Xuebing entered his office. He immediately gestures to Dong Xuebing to sit and took a glass to pour water for him.

Dong Xuebing doesn’t dare to let the Bureau Chief pour water for him. He immediately stood up and said. “No… Chief Liang, I will pour the water myself.”

Liang Chengpeng was polite to Dong Xuebing because of his background in Beijing, and also, he had helped in getting treatment for his mother.

Dong Xuebing poured a glass of water for himself and sat down.

Liang Chengpeng looked at him. “I heard you are going to touch Jin Di Mansion. That place is not as simple as you think.”

Dong Xuebing nodded. “I know. But regardless of the reason, a life is lost there. That might be a murder case, and it still involves gambling and other crimes. Although we still need to gather more facts, more than one person had told me this Jin Di Mansion has problems. We should not allow any places to do what they want just because they have strong backings. This is not a lawless society, and we must abide by the law. Just because they have backings, we ignore the fact that they might have murdered someone? Then what cases should we investigate? We don’t investigate the cases of those with backings? What’s the purpose of our Public Security?”

Liang Chengpeng smiled helplessly. He was impressed with Dong Xuebing’s way with words. He is always able to give all sorts of righteous reasons to support himself. “Do you have evidence?”

Dong Xuebing paused and said. “No. But once the investigation starts, we will surely find evidence.”

Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing. “How are you going to investigate?”

“Find an excuse to shut down Jin Di Mansion first and investigate from there. We can use gambling, vice, as excuses.”

Liang Chengpeng shook his head. “If it is so simple, I would have shut down that place a long time ago. Vice? Gambling? You will not catch anyone. I had led a team twice to that place and got nothing. All we find there are poker cards and dices. Your idea will not work.”

Dong Xuebing frowned. “They have people in our Bureau, and they will be notified beforehand. I believe if I bring my men there, I will surely get evidence.” Hu Yiguo must be on good terms with Publicity Department Head Qian Sheng’s son. With an Executive Deputy Bureau Chief helping them, it will be a miracle if you manage to arrest anyone.

Liang Chengpeng waved his hand. “It’s not as simple as you think. Jin Di Mansion is more powerful than you think. Xiao Dong, just put this aside for the time being. The time is not ripe yet.” Liang Chengpeng also wants to shut down Jin Di Mansion. But he still has not entered the County Government’s Party Committee. There are lots of things he cannot do as the higher-ups are involved in Jin Di Mansions.

Dong Xuebing said. “Chief Liang, this is a person’s life. How can we just put it aside?”

Liang Chengpeng sighed. “Just forget it. We still have a long way to go.” Liang Chengpeng knew how significant Jin Di Mansion’s influence is, and he does not want Dong Xuebing to get into trouble.

Dong Xuebing replied firmly. “I have reservations about what you said.”

Liang Chengpeng just smiled and did not say a word.

Liang Chengpeng did not agree to Dong Xuebing’s plan, and the people behind him will not interfere. Dong Xuebing had prepared for this, but he will not give up on shutting down Jin Di Mansion. Firstly, it is for Yu Meixia, and secondly, a man is killed there. If Dong Xuebing does not know who the suspect is, it’s alright. But the suspect might be the people in Jin Di Mansion, and the authorities do not even want to investigate and even tried to help the suspect secretly. This is why Dong Xuebing was so furious!

Damn!

No one is willing to help? What should I do?!

I will not give up! Even if I have to investigate alone, I will also get the suspect!

Dong Xuebing immediately call Yu Meixia. “Sister Yu, continue to call the police stations!” Dong Xuebing needs a breakthrough now. He needs his opponents to show a loophole!

At noon, Dong Xuebing noticed everyone is looking at him weirdly.

Yes. The whole Bureau knew about what Dong Xuebing did and was impressed with his courage. This new Deputy Bureau Chief is very aggressive. He had offended Hu Yiguo within days after being posted here and also gone against the Head of the County’s Education Ministry. After that, he has gone against all the leaders in the Finance Department. Now, he is going against the forces behind Jin Di Mansion? Damn! He is really a troublemaker!

Throughout the day, Dong Xuebing could feel the pressure on him. But he had promised Yu Meixia to get justice for her, he doesn’t care about the pressure.

After work, Dong Xuebing walked back to the Bureau’s Family Quarters.

Suddenly, a Buick Regal stopped in front of him. The rear passenger door opens, and a man in early thirties alighted. This man is very fair. His face, hands, neck are fair and smooth, like a woman. He gave out an eerie feeling. “Chief Dong. Nice to meet you.” He called out to Dong Xuebing with a smile and extended his hand for a handshake.

Dong Xuebing shook his hand and asked. “You are?”

“Oh, I forgot to introduce myself. My name is Qian Fei, and Qian Sheng is my father.” Qian Fei said and looked at Dong Xuebing’s reaction.

Dong Xuebing was shocked. The son of the County’s Publicity Department Head? The person behind Jin Di Mansion? Fine. You all had come to me before I even go after you? Dong Xuebing pretended to be surprised. “Oh… you are Chief Qian’s son? Nice to meet you. You are… waiting for someone?”

Qian Fei laughed. “I am waiting for you.”

Dong Xuebing asked. “Huh? You need anything from me?”

Qian Fei glanced at Dong Xuebing. He was cursing at Dong Xuebing for his pretenses in his heart, but he kept a smile on his face. “Oh, it’s nothing. I just want to invite you to dinner. We can talk over dinner.”

Dong Xuebing did not give him any face. “Oh, if it’s nothing, then forget it. I still have something on.”

The corner of Qian Fei’s lips twitched and said patiently. “Chief Dong, it will not take long.”

Dong Xuebing knew what Qian Fei is up to. Qian Fei should be going to give some gifts or money to shut him up and stop him from investigating the murder case. He might also invite Dong Xuebing to join him in his illicit activities. This person even dares to kill someone. What else he dare not to do? Dong Xuebing will not accept his invitation. “Xiao Qian, if you have anything to say, say it here.”

Xiao Qian? You dare to call me Xiao Qian? Qian Fei stared at Dong Xuebing for a few seconds and nodded. “Fine! Let’s have dinner another day!” He turned and walked away.

Dong Xuebing did not look at him and continued walking home.

In the Buick Regal, Qian Fei stared at Dong Xuebing’s back view. “You are only a County’s Deputy Bureau Chief. If I don’t teach you a lesson, you will not know who I am! Dong Xuebing, you are asking for it! Hmph! Go back to Jin Di Mansion!” The driver starts driving, and Qian Fei took out his phone to make a few calls.

The next morning.

Dong Xuebing woke up early and sat in the living room, drinking his tea, before 6 am.

The other bedroom door opened, and Yu Meixia walked out in her sleep gown. She should be going to the toilet and got a fright to see someone in the living room. “Chief Dong? You are up so early?”

“Yes. I can’t sleep.”

“Please a while. I will prepare breakfast now.”

Yu Meixia blushed and pulled the helm of her short gown down. But the gown was too short, and the top exposed more cleavage. Yu Meixia quickly covered her chest with her hand and enter the bathroom. When she came out, she immediately returns to her room to get changed.

Dong Xuebing smiled as he looked at Yu Meixia’s actions. If Yu Meixia did not have a daughter, he would not believe she is in her 30s. Her face looks younger than her age and does not have any wrinkles. Her character is also shy and conservative, like a high school student.

After a while, Yu Meixia and Yu Qianqian walked out of their room.

Yu Meixia said. “Please wait a while. We have run out of eggs. I will go to the mini supermarket to buy some now.”

Dong Xuebing was not hungry and nodded.

Yu Meixia took a basket from the kitchen and topped up Dong Xuebing’s teacup, before leaving.

After the door is closed, Yu Qianqian walked over to Dong Xuebing. “Big Brother, my father… He…” She is also very concerned about her father’s case.

“Don’t worry. I will take care of it.” Dong Xuebing patted her head.

Yu Qianqian nodded. “Thank you. You treated us really well.”

Dong Xuebing blushed. Yes. He treated them well. Too well until he felt it was getting overboard. Dong Xuebing had to admit that he does not only pity them. In his heart, he started to have feelings for them. Of course, having feelings is merely an excellent way to put it. In reality, he lusts after them. Dong Xuebing scolded himself in his heart. You bastard! You only think about those things!

20 minutes passed.

Yu Qianqian asked curiously. “Why is Mum not back yet?”

Dong Xuebing thought nothing of it. “Maybe the supermarket is not open yet.”

Another 20 minutes passed.

“Big Brother, can you call my Mum?” Yu Qianqian got worried.

Dong Xuebing called Yu Meixia, and her phone rang from the room. She did not bring her phone with her. It’s almost an hour. Why is she not back yet? Where has she gone to buy eggs? Dong Xuebing stood up and said. “Maybe your mother had gone to the supermarket on the northside to buy eggs. You go to school first. I will go and look for your mother.”

Dong Xuebing walked Yu Qianqian to the main gate of the compound and went to the nearby markets.

He searched for Yu Meixia for more than an hour but did not see her!

Dong Xuebing’s heart skipped a beat and sense something was wrong.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang, and he answered quickly. It was Hu Silian.

“Chief Dong, is your helper at home?”

Dong Xuebing replied. “I am also looking for her. She had gone out to buy eggs in the morning, and it’s been almost 2 hours. Why are you asking?”

Hu Silian took a deep breath and said. “It must be her. The Bureau just received a call. Someone had seen a few men forcing a pretty woman into a van near to our quarters. The description of the woman sounds like your helper, and although the caller did not take down the number plate, the description of the vehicle is similar to the case of children and women abduction.”

Women abduction?

Yu Meixia was kidnapped?

Dong Xuebing’s anger rose!!!

Chapter 206 – Anger!

County’s Public Security Bureau.

Command Center Office.

After receiving Hu Silian’s call, Dong Xuebing rushed to the Command Center Office. He entered without knocking and saw Qin Yong, Hu Silian, and a few other officers from the traffic and investigation departments in a discussion. A lot of people knew Chief Xiao Dong’s helper was kidnapped. This is not a small incident because Yu Meixia is living in the Public Security Family Quarters and is considered a family member of a Public Security Officer. These criminals even dare to kidnap someone from the Public Security on the streets just outside of the quarters? This is an insult to the County’s Public Security, and they have no respect for the law! Liang Chengpeng is furious. He immediately calls the command center and asked Qin Yong to take charge of this case personally!

Dong Xuebing asked furiously. “Director Hu, are there any clues?”

Qin Yong replied. “Chief Dong, don’t be anxious. We had set up roadblocks on all major junctions and had informed the City’s Public Security. The criminals will not escape if they did not leave Yan Tai County within the past 2 hours!” Now, everyone in the Bureau was not looking good. The patrol officers, traffic officers, and detectives are out on the streets searching for the kidnappers. Almost half of the County’s Public Security strength is in this case.

Dong Xuebing replied: “2 hours is enough for them to escape. Do you have any new clues?”

Hu Silian said. “The eyewitnesses had identified a few criminals, and we can confirm that they are members of the gang of kidnappers that abduct women and children. From our CCTV, the vehicle was traveling to the western direction. We suspect all the kidnappers are keeping the people they abducted in the mountainous area in the west region.

Damn! These people dare to abduct my helper?

Dong Xuebing knew these criminals will not stay in the County after abducting Yu Meixia. They should have escaped by now, and it’s useless to search in the County. The County does not have enough officers to extend the search to the western district. By now, Yu Meixia should be sent to the ‘client’ in the mountainous region. She is a pretty woman, and she will face more than being kidnap. She might be raped and even beaten up. Wait? Her situation will worsen with every minute!

Qin Yong also knew they do not have time. Everyone in the family quarters knew how pretty Yu Meixia is and who knows if the criminals will rape her along the way? Qin Yong frowned and said. “The criminals are very cunning. Chief Hu had been investigating this case for more than 2 weeks and could not get any clues. Conducting searches in the County is not the best solution. We should start from the roots. If we know who these criminals are and where they are going to sell the people they abduct, it will be easier to arrest them!”

Dong Xuebing gritted his teeth. “Chief Qin, Director Hu, please take care of the situation here. I will go to the Detection Cells!”

Hu Silian replied. “Don’t worry. We will do our best!”

Dong Xuebing has feelings for Yu Meixia and could not keep his composure when he heard she is in danger. Also, this incident happened right after Yu Meixia tried to reopen her husband’s death case, and Dong Xuebing started to target Jin Di Mansion. Dong Xuebing is suspicious. If Yu Meixia disappears forever, her husband’s death case will not be reopened. Could it be the people from Jin Di Mansion? Is it Qian Fei? Are these criminals acting under the instructions of Hu Yiguo, Zhao Jingsong, and their gang? Dong Xuebing does not have evidence and is not interested in getting evidence. He just wants to rescue Yu Meixia and not let her be harmed!

Dong Xuebing called the detention cells. “Hello, I’m Dong Xuebing. I want to interrogate the child abduction case’s suspect, you all arrested yesterday!” Although that suspect refused to reveal anything yesterday, he is the only clue Dong Xuebing has now.

The officer replied. “Chief Dong, I’m afraid I can’t let you interrogate him. Chief Hu had instructed that other than him, no one is allowed to be in touch with the suspect.”

Dong Xuebing asked furiously. “I also cannot interrogate him?”

“I’m sorry, Chief Dong. We are only following orders from our direct leader. Why don’t you speak to Chief Hu first?”

Dong Xuebing hanged up the phone and went upstairs!

Hu Yiguo’s office.

Hu Yiguo was relaxing in his office, sipping his tea.

Dong Xuebing entered his office and stared at him. “Chief Hu, I want the information about the child abduction case. I also want to interrogate the suspect you all arrested yesterday!”

Hu Yiguo coldly replied. “Chief Dong, when are you in charge of the investigation?”

Dong Xuebing stared at him in his eyes. “One of my family members is kidnapped!”

“Chief Qin is tracking the suspects’ vehicle now. You should wait for the information there.” Hu Yiguo sneered. “I am in charge of this case. Even if your family member is involved, the rules cannot be changed. Chief Dong, just do your job and look after Hui Tian Village Station. Don’t interfere in this case.” Hu Yiguo is pleased to see Dong Xuebing so furious.

Dong Xuebing is about to explode. “I can’t even look at the information?”

Hu Yiguo laughed. “I said you are not in charge of this case. I know what I should do.”

“It’s been 2 weeks, and you don’t any progress! This is called knowing what to do? The 5th and 6th victims had appeared, and you still have time to laugh and drink tea here?!” Kidnapping Yu Meixia had touched Dong Xuebing’s bottom line. There’s no time to waste. Sister Yu might be getting rape now, and Hu Yiguo is refusing to cooperate. Instead, he is sitting comfortably in his office drinking tea and refuse to let other people look at the investigation files. What’s the meaning of this? He does not want to investigate and wants Yu Meixia to fend for herself!

Hu Yiguo banged his desk and stared at Dong Xuebing. “Watch your tone! I don’t need you to teach me how to investigate this case! Get out!”

Dong Xuebing took a deep breath. “I am asking you the last time. Are you willing to give me the case file and the suspect?”

Hu Yiguo laughed. “Just take care of your station!” It’s not the first time Hu Yiguo mention Hui Tian Village Station, and it showed how revengeful he is.

Dong Xuebing had fallen out with Hu Yiguo several times, and he pointed at him. “Fine. Remember what you said!” Hu Yiguo is purposely hindering Dong Xuebing, and this made Dong Xuebing more suspicious that Hu Yiguo had something to do with this case. If not, why is Hu Yiguo afraid of letting Dong Xuebing look at the case file and interrogate the suspect? Just because they are rivals?

After Dong Xuebing left, Hu Yiguo called the detention cells. “Don’t let Chief Dong speak to any of the suspects in the detention cells. Other than Chief Liang, get my permission first if anyone wants to interrogate the child abduction case’s suspect!” Hu Yiguo is in charge of this case. According to the regulations, his permission is required before anyone can meet the suspect.

There’s no more time!

After leaving Hu Yiguo’s office, Dong Xuebing did not wait any longer. He suppressed his anger and called Liang Chengpeng’s phone. “Chief Liang…”

5 minutes later, Liang Chengpeng arrived at the command center and called for an emergency meeting.

In the command center meeting room, Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo, Deputy Bureau Chief Gong Zhongwen, Deputy Bureau Chief Zhao Jingsong, Deputy Bureau Chief Qin Yong, City Police Station Chief Chang Wantao, Deputy Bureau Chief Dong Xuebing, and Office Director Hu Silian are present. Many people do not know what’s the purpose of this meeting. Could it be the case of Chief Dong’s helper being kidnapped? Although this is a serious case, there’s no need for Chief Liang to call everyone in for this meeting. Could it be that there is a more serious case?

Liang Chengpeng’s first sentence in the meeting shocked everyone!

“This meeting is about the child abduction case.” Liang Chengpeng looked at Hu Yiguo. “Chief Hu, you do not need to follow in this case.”

Hu Yiguo was stunned. What? I don’t need to follow up on this case?

Everyone turned their heads to look at Hu Yiguo.

Before Hu Yiguo could say anything, Liang Chengpeng continued. “Chief Dong, you will take over this case!”

Dong Xuebing replied without hesitation. “Yes!”

Zhao Jingsong took a deep breath and looked at Dong Xuebing.

Qin Yong and Hu Silian also turned and looked at Dong Xuebing.

Hu Yiguo was still in shock. What’s happening? Why did Chief Liang letting Dong Xuebing take over this case?

Gong Zhongwen frowned and looked at Dong Xuebing and Liang Chengpeng. He did not say a word and continue to look at the documents in front of him.

Bureau Chief Liang had let Dong Xuebing take over this case. But it’s only a case, and it will not affect Hu Yiguo’s influence in the Bureau. At the same time, Dong Xuebing’s authority did not increase. But everyone present knew this is not about their authority or power. They are more concerned about why Chief Liang is so close to Chief Dong?

Hu Yiguo remembered what Dong Xuebing said before he left. “Remember what you said!” Hu Yiguo had refused Dong Xuebing to look at the investigation reports and interrogate the suspect. Now, this case is transferred to Dong Xuebing. This is a slap to his face. Hu Yiguo will not tolerate this. “Chief Liang, I had been following on this case, and we had arrested one suspect. We will crack this case soon. If you change the person in charge of this case now, the progress will…”

Liang Chengpeng interrupted him. “Soon? It will soon be 1 month! Why is this case not solved yet?”

Hu Yiguo tried to argue: “This time we will….”

Liang Chengpeng interrupted him again. “That’s it. Even a family member of our Public Security Officer is kidnapped now. This case must be solved immediately. Everyone here must support Chief Dong in this case.” Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing. “Chief Dong, it’s up to you now!”

Dong Xuebing replied. “Yes, Sir! I will solve this case!”

Liang Chengpeng nodded. “Good! Meeting dismissed!”

Hu Yiguo had been slapped in his face by Dong Xuebing, and his authority had been challenged again. He does not understand why Chief Liang is helping Dong Xuebing as both had no dealings in the past. Why is he showing his support for Dong Xuebing now? Hu Yiguo and everyone at the meeting was puzzled as this is too sudden!

Zhao Jingsong and Wan Tao were in a bad mood and followed Hu Yiguo out of the meeting room.

Qin Yong is in a good mood as Hu Yiguo was reprimanded by Chief Liang. Once again, he had to reassess Dong Xuebing’s power.

Dong Xuebing walked out of the Command Center and went to withdraw his gun from the armory, before going to the detention cells.

In Hu Yiguo’s office.

Hu Yiguo, Zhao Jingsong, and Wan Tao entered Hu Yiguo’s office.

Zhao Jingsong asked. “Old Wan, what do you think?”

Wan Tao frowned. “This should not be happening. What is Chief Liang thinking? Showing his support for Dong Xuebing? Since when they are on such good terms?”

Hu Yiguo was also frowning. “Never mind. It’s also a good thing for someone to take over this case. The suspect had been questioned since yesterday, and he refused to reveal anything. We also have no concrete evidence to show his involvement in the case, and he is in detention because of another theft case. We had put in so much effort and time to interrogate him and could not get any useful information. Dong Xuebing will also not get anything out of him. If he cannot crack this case, it will be his responsibility.” Hu Yiguo is someone who just wants credits and pushes responsibility, and this is the excuse he gave himself.

Zhao Jingsong nodded. “You are right. This suspect’s lips are tight.”

Hu Yiguo thought for a while and looked at Zhao Jingsong.

Zhao Jingsong got his meaning and said. “I still have something on.”

Wan Tao looked at them and knew they are hiding something from him. But he did not ask anything.

Detention Cells.

Dong Xuebing walked in. Sister Yu, you will be safe. Wait for me! I am going to save you!

“Chief Dong.” The person in charge of the detention cells greeted him.

Dong Xuebing immediately ordered. “Bring Chen Hailiang out!”

The person in charge had received news that Dong Xuebing will be taking over this case. He turned to an officer and gave the instructions, before turning back to Dong Xuebing. “I will bring you to the interrogation room.” Dong Xuebing sat at the back of the room and start reading the case files and Chen Hailiang’s statements.

To Dong Xuebing, every second count!

Dong Xuebing needs to get a breakthrough as soon as possible! He needs to know what Yu Meixia is kept captive!

At the end of the corridor, Chen Hailiang was being escorted to the interrogation room. A guard walking behind him said. “Watch your words. The police have no evidence against you. Don’t say anything, and you will be released in a few days. Understand?”

Chen Hailiang was stunned and wanted to turn his head to see who had said those things. But his head was pressed down by the person behind, and he nodded. Although he doesn’t know why someone is helping him, that mystery person’s words made him more determined to keep his mouth shut. Since someone is protecting him, what else is he afraid of?

Interrogation room.

Dong Xuebing ordered. “No one is allowed to enter other than Chen Hailiang!”

After the escort officers left, Dong Xuebing walked over to lock the door and looked at the suspect.

Chen Hailiang is around 40 years old, and the mysterious person earlier had given him hope and made him more determined to keep his mouth shut. He smiled cheekily and said. “My name is Chen Hailiang. I am 38 years old this year. My address is Liu Hu Western Village…”

Dong Xuebing looked at him coldly. “Stop your nonsense!”

Chen Hailiang laughed. “Mr. Police Officer, these are the questions you all ask every time. I am only trying to save your time.”

Dong Xuebing replied in a low voice. “Chen Hailiang. I don’t have time to play with you. You only have one option now. Tell us who are your accomplices. Who else is involved in the child and women abduction case, and where are you all going to sell them? If you tell us, I promise you will get a lighter sentence!”

Chen Hailiang denied. “I said many times. I am not the person you all are looking for. That day, I went to the village to buy something and happened to see the person your officers want to arrest. I don’t even know him. What do you want me to say? I really have nothing to do with this case!”

Dong Xuebing’s face changed. “You are asking for it!”

Chen Hailiang laughed. “I had said what I know. There is nothing I can do if you don’t believe me.”

“If the suspect is caught and he reveals you are his accomplice, you will be charged with more than this offense! You better think twice!”

Chen Hailiang refused to admit. “I did not abduct any women or children!  I have nothing to do with this case!”

Dong Xuebing knew it’s not easy to break through this person’s defense. From the bruises on his face, the officers who interrogated him must have use force on him. If Chen Hailiang did not say anything useful even after being beaten up, then it should be impossible for Dong Xuebing to open his mouth! It’s almost 2 hours, and Dong Xuebing had no more time!

Dong Xuebing asked a few more questions, and Chen Hailiang still refuses to admit.

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang. It’s a call from a public phone. He answered. “Hello?”

“Sobbing… Big brother…” It’s Yu Qianqian. “My mother… sob… sob…. Please save my mother… Sob… Please…”

Dong Xuebing was shocked. He did not expect Yu Qianqian to know her mother was abducted. “Qianqian… stop crying. I will bring your mother back!”

“Really?”

“I promise! When did I ever lie to you?”

Yu Qianqian’s cries were softer.

Dong Xuebing gently said. “Be a good girl. Don’t go back to class and look for my mother. She will bring you home after school and don’t go back to the quarters today.” Dong Xuebing suspect Jin Di Mansion is involved in this case and dares not to let Yu Qianqian move around alone.

After hanging up, Dong Xuebing felt his heart had sunk to the bottom.

The more Dong Xuebing was in despair, the faster his brains worked. He suddenly had a bold idea!

Dong Xuebing looked at Chen Hailiang. “You have been in custody for two days and might not know what had happened. To be honest with you, one of my relatives is abducted by your accomplices this morning.”

Chen Hailiang was shocked and knew he is in a grave situation.

Dong Xuebing reached for his gun and withdrew it from the holster. “I am willing to give up my position for her.”

Chen Hailiang looked at Dong Xuebing’s gun and panicked. But he thought for a while and composed himself. This is the detention cells, and only Dong Xuebing is inside the interrogation room with him. A lot of officers know about this, and he does not believe Dong Xuebing will dare to shoot him. Dong Xuebing is only scaring him. He laughed and looked at Dong Xuebing. “You are forcing me to admit? I already said I have nothing to do with this case. Even if you shoot me, I also have nothing to do with this case!”

Shoot?

Bullshit!

Chen Hailiang thought to himself. You are only trying to scare me!

Dong Xuebing smiled as he clocked his gun and aimed at Chen Hailiang. “There is a limit to my patience. I am asking you one last time. Are you going to tell me or not?”

Chen Hailiang turned his head away from Dong Xuebing.

“Fine! You have guts!” Dong Xuebing looked at Chen Hailiang. Bang! He had squeezed the trigger!

“Ah!!!!!!!” Chen Hailiang shouted in pain and held his leg on the ground. Blood was oozing out the wound on his leg!

He fired! He really shot me!

Chen Hailiang stared at Dong Xuebing with his eyes wide open. He doesn’t believe this is true! He really dares to shoot me! Why?

Dong Xuebing took a deep breath and aimed his gun at Chen Hailiang again. “I am asking you one more time. Where are your accomplices?!”

Chen Hailiang first thought is this person is crazy!

Dong Xuebing continued. “I will count to three. One… Two… Three…”

“Wait! I will tell you!” Chen Hailiang gritted his teeth in pain and shouted. “Don’t shoot! Don’t shoot me!” He is scared. This person dares to shoot him in broad daylight in the detention cells! What else he doesn’t dare to do? Chen Hailiang finally understood the importance of that person who was abducted this morning. He quickly said: “I am not close to those people. I only know one of the leaders in that gang. His name is Scarface. He is bald and has a scar on his face. I don’t know the rest of his gang. Oh… they will bring the goods… no… the people they abducted to Gao Village in the western outskirts!”

Dong Xuebing narrowed his eyes. “Continue!”

The gunshot wound on Chen Hailiang’s leg was becoming unbearable. “That’s all I know! Really! I swear I had told you everything I know! Call the ambulance now!”

Dong Xuebing took a deep breath… BACK 50 seconds!

The scene in front of Dong Xuebing flashed!

“You are forcing me to admit? I already said I have nothing to do with this case. Even if you shoot me, I also have nothing to do with this case!”

Chen Hailiang does not believe Dong Xuebing will open fire and replied confidently.

Dong Xuebing looked at him and quickly kept his gun and took out his phone to call Liu Dahai. “Hello, get your men ready and ask Chu Feng to bring them over to the County Bureau now. Remember, bring their guns along. We have an important mission… Yes. It’s the children’s and women’s abduction case! We know where their transaction will take place!” Dong Xuebing did not get the officers from the County Bureau. Although Liang Chengpeng had ordered the rest of the Deputy Chiefs to assist Dong Xuebing, Dong Xuebing did not ask them for help. He is afraid someone will leak this information and screw up his plans. Dong Xuebing had controlled Hui Tian Village Station’s officers and felt safer to use his own men!

Chen Hailiang sneered when he heard what Dong Xuebing said.

Chen Hailiang thought to himself. Who do you think you are?! You know where they will transact? Bullshit!

After leaving the detention cells, Dong Xuebing went to meet up with Chu Feng and his men.

In the meantime, many people had heard of Dong Xuebing’s actions, and there are rumors that Dong Xuebing had found out where the criminals are hiding.

Hu Yiguo was surprised when he heard about this. He immediately calls Dong Xuebing to ask him about this. “Chief Dong, what have you found out?”

Dong Xuebing replied coldly. “Chief Hu, I am in charge of this cause, and I know what to do. You don’t need to worry about me!”

This was what Hu Yiguo said to Dong Xuebing in his office!

Hu Yiguo was furious and almost threw his phone on the floor!

Chapter 207 – Marksman Xiao Dong!

County’s Public Security Bureau.

Chu Feng and 3 other officers stood in front of Dong Xuebing. “Chief Dong, we are here to report.”

Dong Xuebing nodded. “Alright. Let’s go!”

“Where are we going?” Chu Feng asked.

Dong Xuebing did not answer him. “You all will know when we get there. Let’s go!”

Dong Xuebing did not tell anyone about the transaction location of the criminals. Hu Yiguo is worried and called Zhao Jingsong to his office to discuss Dong Xuebing’s action. They felt Dong Xuebing was bluffing. They asked the people at the detention cells, and Chen Hailiang did not say anything useful. How can Dong Xuebing know where the criminals are? Qin Yong and Hu Silian also do not know Dong Xuebing had led a team of officers out. Is Dong Xuebing so powerful that he managed to get something useful from Chen Hailiang after questioning him for a few minutes?

Chu Feng was driving the Buick MPV towards the west.

Dong Xuebing sat at the rear passenger seat and took a few deep breaths. “Chu Feng, hurry up. Go as fast as possible!”

Chu Feng knew Chief Dong was furious and knew the person abducted was Chief Dong’s helper. He thought about Dong Xuebing’s instructions and decided to ignore all traffic rules. He stepped on the accelerator and sped towards the neighboring province. “Chief Dong, do we need to inform the local authorities?”

Dong Xuebing replied. “No need. We will inform them when we get there.”

Chu Feng understood Dong Xuebing’s meaning. “You are afraid…”

Dong Xuebing nodded and did not say a word. Now, the whole bureau does not know where he is going. If Jin Di Mansion and Hu Yiguo really have anything to do with Yu Meixia’s abduction, the local authorities will get information and inform the criminals to leave. It will be harder to rescue Yu Meixia if this happens.

Dong Xuebing looked at his watch. Yu Meixia had been abducted for about 3 hours. No. From the time Yu Meixia left the family quarters, it should be slightly more than 2 hours. To escape the roadblocks, which were set up in the past 2 hours, their speed should not be fast. Also, the criminals might choose the minor roads to avoid the police. Yes! There’s still time!

Sister Yu! Wait for me!

At about 1pm, the Buick MPV entered a mountainous region of the neighboring province.

The mountain roads are narrow, and Chu Feng drove carefully. “Gao Family Village should be in front. I had asked earlier, and we can’t enter this road. We must make a detour and enter from the other side of the mountain. Also, this place is too rural, and lots of crimes happened here. But the villagers are united and unreasonable. Even the local police can’t do anything to them. Chief Dong, we only have 5 people. Should we…”

Dong Xuebing interrupted Chu Feng. “5 people are not enough?”

Chu Feng and the other officers think back. Chief Dong is right. He had fought 7 opponents at once.

Chu Feng slowed down. “Should we enter from the foot of the mountain?”

Dong Xuebing shook his head. “Go straight and see if we can find that van. Based on the timing, the criminals should have just arrived here, and their vehicle should be parked around here.” Dong Xuebing was anxious. Although he knew the location of where the criminals will transact, but who knows if they will bring Yu Meixia here? What if…

5 minutes…

8 minutes…

10 minutes…

Finally, they saw an old van parked behind some trees in front!

“It’s there! The criminals are here!” Chu Feng said excitedly. This is a major case and an opportunity for him and the other 3 officers to get credit!

Dong Xuebing clenched his fist. “Alright! Prepare your guns! Anything might happen later!”

There is no one in the parked van. The number plate of the van is covered with mud, and the license plate number is not clear. But this was the same vehicle Dong Xuebing saw on the Traffic CCTV footage. Dong Xuebing can confirm this is the vehicle used in Yu Meixia’s abduction. After Chu Feng and the officers alighted, Dong Xuebing ordered them to puncture all 4 tires of the van. This is to prevent any criminals to escape. After piercing the tires, they entered the woods and walked towards the foot of the mountain!

10 minutes later, Dong Xuebing and his officers saw the village in front of them.

Dong Xuebing was breathing heavily and suppressed his urge to rush in. “Chu Feng, you can inform the local police.”

“Yes.” Chu Feng took out his phone.

At this time, a villager, wearing a bamboo hat, walked out of the village. He was carrying something and looks like he was leaving the village. The villager is walking along a mountain trail, and Dong Xuebing and his men were hiding in the woods. Dong Xuebing saw the villager and signaled to one of his officers. That officer quickly walked out of the woods and stopped that villager.

“Hi, can I ask you something?” The officer asked.

The officer was wearing plain clothes, and the villager does not know he is a police officer. “What?”

The officer showed his identity card and said. “We are investigating a case. There should be some outsiders entering your villager earlier and should be the owner of that van parked outside. They might have abducted a woman. Do you know where those people are?”

The villager was shocked and move one step back. “What do you all want?”

The officer frowned. “We are investigating this case. Just tell me where they are.”

The villager suddenly turned around and ran towards the village. He should be going back to inform the criminals. The officer was shocked and realized this villager might be one of the accomplices, or all the villagers in the village are too united. The officer did not let the villager escape and rushed forward to pin him down!

The villager started shouting at the top of his voice. “Help! Police are beating me up!”

Dong Xuebing can’t be bothered to waste time on the villager and ran out of the woods. He clocked his gun and fired a shot at the villager. But Dong Xuebing missed and hit the ground beside the villager!

The villager was stunned!

Chu Feng and the other 3 officers were also shocked!

Dong Xuebing asked in a cold voice. “I will ask you again. Where are they?”

The villager pointed to the villager and stuttered. “They… they are in the villager… the biggest house in the village. You all…. You all can see the house once you enter the village!”

BACK 90 seconds!

The scenes in front of Dong Xuebing flashed!

The villager was walking slowly out of the village towards the mountain.

“Chief Dong, should we stop him for questioning?” An officer asked.

Dong Xuebing points towards the village. “No need. There… The biggest house near the entrance of the village. The criminals are in there.”

The few officers were shocked. How did Chief Dong know where the criminals are?

Dong Xuebing did not explain himself. He was too worried about Yu Meixia. “Get ready! We will go in to arrest them! We are not allowed to fail!”

In the biggest house of Gao Family Village.

Yu Meixia was tied up with ropes in a sack, and only her head was outside. The few criminals were looking at her with lust. Yu Meixia didn’t dare to look at them and was sobbing and shivering.

Besides Yu Meixia, two villagers are arguing.

“I had told Scarface! This woman belongs to me! I want to see who dare to vie with me!”

“Er Bangzi! You only offered 50,000 RMB. Can’t you see how pretty this woman is?! You think you can afford it?”

“Then how much are you offering?”

“Me? I offer 100,000 RMB!”

“Then, I will offer 200,000 RMB!”

The abducted women and children were usually sold for tens of thousands. Very seldom, they will fetch more than 100,000RMB. But Yu Meixia was too beautiful, and even the kidnappers were thinking of bringing her back to be their wife.

After arguing for a while, the two villagers looked at a bald man. “Scarface, what do you say?”

Scarface took a cigarette from one of his followers and said. “I will sell her to the one who offered the highest price.”

One of the villagers stared at him. “What do you mean? We had finalized the price earlier. Why are you going back on your words?”

Scarface laughed. “That’s the price of the women earlier. Can’t you all tell the difference between her and those women?” He turned and looked at Yu Meixia. “Raise your head and look at them!” Yu Meixia did not move, and Scarface walked over and grabbed her hair to raise her head. “You want to buy her at a few hundred thousand RMB? If you all don’t make any higher offers, I will look for other buyers!”

The villager frowned. “Let go of your hand, and don’t hurt her.”

The other villager said. “150,000! This is my highest offer!”

These two villagers are the wealthiest people in the village. If not, Scarface will also not look for them.

Yu Meixia was feeling hopeless after she heard their conversations. If she was sold to them, she would never leave this mountain. Not only will she be raped and forced to bear children for this man, but she also will not see Qianqian again. She started sobbing loudly and pleaded. “Please… I beg you… Please let me go…”

Scarface gave Yu Meixia a stare. “Stop crying!”

Yu Meixia’s distressed look made one of the villagers excited. “200,000! That’s all I will offer!”

Scarface looked at the other villager and saw him keeping quiet. “Fine. She is yours! Enjoy yourself! Hahaha…”

That villager laughed and walked over to bring Yu Meixia back.

“No! Please……” Yu Meixia cried. “I still have a daughter… Please let me go!”

That villager frowned. “She had given birth before?”

Scarface laughed. “What’s wrong? Women who had given birth before feels the best!” Scarface’s followers laughed. That villager nodded and untied the sack to bring Yu Meixia out. “Follow me! Scarface! You also follow me back to get your money!”

Yu Meixia curled up on the floor, helplessly.

Crashed! Suddenly, the main gate of the house is kicked open!

“Police! Get on the floor!” Yu Meixia heard Dong Xuebing shouted from outside.

The two villagers and Scarface were shocked. Police? Why are the police here?

The moment Yu Meixia saw Dong Xuebing entering the house, her tears started to flow non-stop. Chief Dong is here! Chief Dong is here to save me!

Scarface’s followers looked at each other. “What should we do?”

Dong Xuebing ignored everyone and walked towards Yu Meixia. He was furious to see a villager trying to drag her, and gave that villager a kick to his stomach. “Get away from her!” He held Yu Meixia and asked. “Did they do anything to you?”

Yu Meixia cried. “No… I’m fine…”

Dong Xuebing was relieved when he saw Yu Meixia’s clothes still intact. “I’m sorry for being late.” Yu Meixia shook her head and refuses to let go of Dong Xuebing’s hand. She was still in fright and trembling.

Dong Xuebing ordered. “Chu Feng! Arrest all of them!”

“Yes, Sir!” Chu Feng and the other officers pointed their guns at Scarface and took out their handcuffs!

Scarface panicked and shouted to the villager. “What are you waiting for?! Hurry and get help! Your village had bought so many women and children! They are here to bring them back! All of us will not be spared!” His followers added. “That’s right! All of us will be jailed if we are arrested! We must retaliate! Kill them!”

The commotion in the house attracted some villagers. They heard the police are here and are going to bring the women and children they bought back. The police are also going to arrest them. The villagers outside started to call for backups. A crowd was formed quickly, and they were armed with poles and metal rods. Soon, there are dozens of people standing outside, staring at Dong Xuebing and his men.

“Police?! They don’t dare to shoot!”

“That’s right! Chase them out! They have no right to meddle with Gao Family Village’s affairs!”

“Kill them!”

The crowd was agitated, and very soon, the house was surrounded by an angry mob.

Chu Feng and the officers knew the situation is grave, and they don’t dare to handcuff anyone. They do not want to anger the mob and quickly moved towards Dong Xuebing, with their guns pointing towards the crowd.

Dong Xuebing looked at the villagers coldly. “Do you all know what you are doing? Ah? Kill us? Who said this?!”

Scarface and his men took the opportunity to mix into the crowd. “Don’t be afraid of him! They don’t dare to open fire! Let’s beat them up together!”

“That’s right! Let’s go!”

“Kill them!”

Those armed with poles started to move closer towards Dong Xuebing.

Dong Xuebing pointed his gun upwards and fired a warning shot. “Don’t dare to shoot?! What a joke! You all covered up for these criminals? Raping women and abducting kids?! Assaulting police?! Every one of these crimes is enough to put you all in jail! What now? Still, want to kill us? Fine! Try and kill us! I want to see who dares to move?!”

The warning shot stopped the villagers on their track!

Scarface roared. “He is just bluffing! We have so many people, and we don’t need to be afraid of him! Let’s go!”

Chu Feng and the other 3 offers were nervous and do not know what to do. They were significantly outnumbered.

The villagers stopped for a few seconds, and suddenly, the villager who bought Yu Meixia threw the wooden pole he was holding at Dong Xuebing. Thud!!! The pole narrowly missed Dong Xuebing. “Gao Family Village’s internal affairs don’t need police to interfere! Kill them!” He had been captivated by Yu Meixia’s beauty and will not tolerate anyone bringing her away.

After one person threw the wooden pole, the rest of the villagers started throwing bricks and poles!

“Ah!” Chu Feng was hit on his arm by a brick!

After that, a pole hit Dong Xuebing’s leg.

Scarface laughed. “See that?! That don’t dare to open fire! Let’s go! Kill them!”

The villagers start to stir and moved closer!

One of the officers held his injured hand and asked nervously. “Chief Dong! What should we do now?”

Dong Xuebing was feeling very frustrated today. Yu Meixia was abducted, and Hu Yiguo purposely delayed his time. Now, the villagers are creating troubles for him, and they thought Dong Xuebing and his officers don’t dare to open fire. Dong Xuebing looked at the villager who tried to buy Yu Meixia, charging forward with a brick. Dong Xuebing cursed, “F**K You!” and opened fire.

Bang!

That villager dropped onto the ground, staring his own leg in shock. He realized he was shot when his mind registered the pain. Blood was oozing out from the wound, and he shouted in pain!

Scarface was stunned. He did not expect Dong Xuebing to really open fire. “Police is killing people! Let’s fight it out with them!”

The rest of the villagers rushed forward immediately!

Scarface had successfully agitated the mob, and he signaled to his followers to escape.

Dong Xuebing stared at Scarface and aimed his gun towards him, who was trying to escape. Bang! Dong Xuebing fired another round! Although Dong Xuebing had firearms training when he was in State Security Party Training School, he did not fire any guns after that. If it was still a short distance, his aim was still okay. But he is not accurate at a further distance, and his shot had missed Scarface!

BACK 3 Seconds!

Time returned back to before Dong Xuebing squeeze the trigger.

Dong Xuebing moved his gun slightly and adjust his aim, before squeezing the trigger again. Bang! But he missed it again!

BACK 3 Seconds!

Dong Xuebing adjusted his position and fired again!

Bang! Scarface screamed in pain as he rolled onto the ground holding his knee. He landed face first when he fell, and his face was covered in blood!

“Big Brother!”

“Boss!”

Dong Xuebing narrowed his eyes and repositioned his gun before firing at one of Scarface’s followers. Bang! This time, Dong Xuebing was lucky as that follower did not move, and he hit him on his thigh. Another person is down! These people were the ones who abducted Yu Meixia, and Dong Xuebing had to get even with them! You all dare to run after I fired a warning shot? You all dare to instigate the villagers to kill us?! F**k!

The villagers stopped in their tracks and stop attacking Dong Xuebing and his men.

Dong Xuebing ignored the villagers and looked at the remaining two followers of Scarface. They were running away in two different directions. Dong Xuebing raised his gun again and fired. Bang! He missed! BACK 4 seconds! Bang! Missed again! BACK 3 seconds! Bang! Bang! Bang! With the help of BACK, Dong Xuebing fired more than a dozen rounds! Finally, those two followers were down!

Dong Xuebing was in a good mood. With BACK, he had become a sharpshooter, and the feeling of having unlimited bullets is terrific!

Everyone, including Chu Feng and the 3 officers, there were stunned! The villagers were stunned because this officer dares to open fire, and Chu Feng and the officers were stunned because of Chief Dong’s marksmanship. To Dong Xuebing, his shooting is way too bad. But to Chu Feng and the rest, Chief Dong is really a sharpshooter. All they saw was Chief Dong raising his gun and fired 4 shots continuously. After that, Scarface and his men were all hit in their legs. Not a single shot was missed!

Incredible! Even the top marksman in the Police force might not be as excellent as Chief Dong!

Chu Feng and the officers looked at each other and could see the shock in each other’s eyes.

WTF! Who says Chief Dong is only a graduate from a regular university? Who says Chief Dong is an administrative staff? At Da Wang Village, Chief Dong fought 7 people at once. Now, he only fired a few rounds and dropped all the criminals. His marksmanship is superb! How can someone like Chief Dong be a graduate from a regular university? No one could be more accurate than Chief Dong even if he was trained in the Police School for 20 years!

Chu Feng and the officers were thoroughly impressed!

The rest of the villagers don’t dare to take a step forward and started backing away.

Dong Xuebing looked at the villagers calmly and said. “Who else wants to kill us? Come forward!”

No one said a word, and many of the villagers dropped their weapons and ran.

Dong Xuebing turned: “Chu Feng, go and cuff Scarface and his men.”

“Yes!” This time, no villagers dare to stop them. No one wants to be the 6th person to be shot.

After a while, the local police arrived. With the help of the locals, they found 2 abducted children and 2 women. One of the two rescued women is a university student, and after she found out it was Dong Xuebing who led the team to save her, she cried and kneeled in front of him to thank him. But Dong Xuebing was not in a good mood. The two children are fine, but these two women were raped.

This case was solved, and Chu Feng and the officers were overjoyed.

Dong Xuebing called them over and said. “Bring Scarface and his men to the hospital for treatment first. You all remain here, and after the bullet head is removed, bring them back to Yan Tai County Bureau directly. Get someone to send the women and children home after their statements are recorded.”

The local police’s Deputy Team leader walked over. “Chief Dong, these people must be detained in our county first. We need to conduct some investigations.”

Chu Feng and the officers’ face changed. They are trying to claim credit for this case!

Dong Xuebing sneered. “You are telling me a joke? The victims are all from our Yan Tai County. We are the ones who arrested Scarface and his men. You want to bring them back?”

The Deputy Team Leader replied sternly. “We are also involved in this case.”

Dong Xuebing said. “You are right. If it wasn’t for you all not maintaining law and order, our Yan Tai County’s people will also not be abducted and sold to your county, and you all are not aware of this! What are you all doing? Ah? How come you all don’t know anything about all these abductions?!” Dong Xuebing was in a foul mood as two women were raped, and Yu Meixia was almost the next victim.

That Deputy Team Leader’s face turned black.

Dong Xuebing ignored him and said. “Chu Feng, bring these criminals back to Yan Tai tomorrow. I want to see who dare to stop you!”

“Yes, Sir!”

That Deputy Team Leader kept quiet as he had seen the wounds on Scarface, his men, and one of the villagers, and he knew how overbearing Dong Xuebing was.

Bamboo Hat

Chapter 208 – Slap to the face!

Afternoon.

Neighboring Province, County’s Second People’s Hospital.

Scarface had finished an operation, and the bullethead was removed from his leg. Dong Xuebing stood in his ward, staring at him. “Scarface. To be honest, I respect your courage. Let’s talk. Who is the behind the scenes?” Scarface laid on the hospital bed and said. “What do you think?” Dong Xuebing frowned. “No one else is involved? This is impossible. If no one had given you orders, you dare to abduct someone from public security? Ah?”

Scarface was stunned. “What… what do you mean?”

Dong Xuebing looked at him and said. “The woman you abducted this morning is my helper. She lives in the County’s Public Security Family Quarters!”

Scarface took a deep breath in and finally understood why the Police officers were so aggressive and why there were so many roadblocks in the morning. He had touched someone he is not supposed to. He starts to panic and angrily said. I have nothing to do with this… No… I should say your helper’s incident has nothing to do with me. Last night, I received a call and was told to wait along this street. The caller said to me that there will be a pretty woman passing by there and she will surely fetch high prices. Therefore, I waited there… Damn! Someone tried to frame me!”

Dong Xuebing asked coldly. “Who is this person?”

Scarface quickly said. “I don’t know his real name and only know his nickname. Da Tou! He is someone I know from some time back.”

Dong Xuebing continued asking. “What is Da Tao doing now? Where does he live?”

“I don’t know where he lived. He used to be a loan shark, but I think he is doing something else now.”

“Have you heard of Jin Di Mansion?”

Scarface shook his head. “I am not from your province.”

Dong Xuebing asked a few more questions and left the ward. He lit a cigarette in the hospital front yard. It’s what he had expected. Someone knew Yu Meixia’s usual route to the supermarket and made use of someone else to abduct her. Once Yu Meixia is not around, not one will bring up that murder case and, at the same time, give Dong Xuebing a warning. Dong Xuebing can already confirm Jin Di Mansion is behind all these. These bastards are much! You all want to step all over me? Fine! I will settle the score with you all after I get back! If I don’t wipe out you all, I will change my surname!

Qian Sheng, Qian Fei, Hu Yiguo, Zhao Jingsong… Dong Xuebing recited these names in his heart again!

Ring… ring… ring… it was Liang Chengpeng.

“Chief Dong, how is the case?”

“I am just about to report to you. The case is solved. All 4 suspects are arrested, and we rescued the women and children, who were abducted earlier.”

Liang Chengpeng paused for a while and said. “Good job.”

Dong Xuebing suppressed his anger and said. “I also found out that Yu Meixia’s abduction is not a coincidence. Someone had called Scarface to inform him of Yu Meixia’s whereabouts. Someone is purposely trying to harm me, Sister Yu and stop her from reopening her husband’s death case.”

Liang Chengpeng muttered to himself and said. “I know. Bring those criminals back.”

“During the arrest of the criminals, I fired a few shots, and the few criminals were all injured. They had just undergone to remove the bullet heads. Should we bring them back tomorrow?”

“Today. I had contacted the local police, and they will send the criminals back in their vehicles.”

“Ok.”

After hanging up, Liang Chengpeng smiled to himself. Hu Yiguo had handled this case for more than 2 weeks, and there’s no progress at all. After letting Dong Xuebing take over this case in the morning, he solved it in the afternoon. The suspect, Chen Hailiang, in their custody, had not revealed anything, and Dong Xuebing managed to find out where the criminals’ transaction will take place. He even rescued all the victims. No one else in the Bureau has this efficiency and capability!

In the afternoon, a few police cars drove Scarface and his men, along with the victims, to Yan Tai County.

Dong Xuebing had ordered Chu Feng and the 3 officers to escort Scarface and his men in the police vehicles, and only Yu Meixia and himself are traveling in the Buicks. Yu Meixia still has not recovered from her fright and was still trembling as she hugged herself in the front passenger seat.

Dong Xuebing took a glance at her and reached over to hold her hand. “Don’t be afraid. I am around.”

Yu Meixia nodded and wiped her tears.

Dong Xuebing made a promise. “It’s my fault for you to go through this. After we go back, I will arrest the people behind this event. You can rest assured.” The person behind had successfully made Dong Xuebing furious. It’s time to settle the score with Jin Di Mansion!

Yan Tai County, Public Security Family Quarters.

Yu Qianqian cried and ran into Yu Meixia’s arms, the moment she stepped into the house. “Mum! Mum!”

Yu Meixia also burst out crying and hugged her daughter tightly. “Qianqian!”

Yu Meixia had called Yu Qianqian using Dong Xuebing’s phone, and Yu Qianqian had been waiting for her at home. Her mother had finally returned, and she refused to let go of her. “I… Sob… sob… I thought I will not see you again… Sob…sob…”

Yu Meixia wiped her tears. “I am back! I will not leave you again.”

Dong Xuebing had a warm feeling in his heart, and he patted Yu Qianqian’s head. “Let your mother rest early today. She got a fright and needs some rest.”

Yu Qianqian cried. “Big Brother! Thank you!”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing. “Chief Dong, thank you! Thank you!” She can’t imagine what would happen to her now without Dong Xuebing.

Dong Xuebing waved his hand. “Alright. Sleep early.”

The next morning.

Dong Xuebing met Hu Silian when he arrived at the Public Security Bureau.

Hu Silian laughed and said. “Chief Dong, congratulations. You solved the case.”

Dong Xuebing laughed. “It’s all luck. Oh, how are the victims?”

Hu Silian said. “They are alright and were sent home last night. Scarface and his men are now under interrogation in the Detention Cells.” News of Chief Dong solving the women and children abduction case had spread in the bureau. Along with this case, everyone in the bureau is also talking about Dong Xuebing’s marksmanship. Hu Silian was deeply impressed with Dong Xuebing now. It seems that he can solve all cases.

Dong Xuebing nodded and was about to enter the building when he heard someone shouting behind him.

“Chief Dong! Chief Dong!” Dong Xuebing turned around and saw an old lady at the bureau’s main entrance. Besides the old lady, it was the student who was rescued yesterday. The old lady was stopped by the guards at the gate and was holding up a banner. “Thank you for saving my daughter! Thank you!”

Dong Xuebing was surprised and walked over quickly. “Don’t mention it. It’s our duties.”

The old lady was crying and kept thanking Dong Xuebing. After passing the banner to Dong Xuebing, she and her daughter kneeled to kowtow.

Dong Xuebing hurriedly helped them up. “Please don’t do this.”

Hu Yiguo arrived at the Bureau and saw Dong Xuebing when he alighted from his car. His face turned black. He had not expected Dong Xuebing to solve this case. When he heard about this yesterday, he was stunned for a few minutes. He wondered what happened. Chen Hailiang did not reveal anything useful, and other than him, there are no other clues. How did Dong Xuebing arrest these criminals?

Back in the office, Hu Yiguo called Qian Fei.

Qian Fei asked in a deep voice. “Chief Hu, where did Dong Xuebing get his information from?”

Hu Yiguo sighed. “I also don’t know. But Scarface had admitted that someone had called him to ask him to abduct Yu Meixia. Dong Xuebing is not an idiot and should suspect you now. I think you should let Jin Di Mansions stop their activities for these few days. At least, the casino must be stopped.”

Qian Fei replied coldly. “Don’t say he does not have evidence. Even if he has evidence, I am not afraid of him. Since Yu Meixia is back, let her be. Let this be a lesson for her and Dong Xuebing. If Dong Xuebing still tries to play other tricks, I will take care of him! Chief Hu, thank you for your help.”

Hu Yiguo narrowed his eyes. “Don’t mention it. Err… this case… how will Director Qian….”

Qian Fei laughed. “I had told my father, and it was settled last night. Just buy a copy of the newspaper later.”

Hu Yiguo smiled. Credit and results are what he needed the most now.

Bureau Chief Office.

Liang Chengpeng called Dong Xuebing into his office. “Haha… I heard the victim’s family member had come to the bureau to give you a banner?”

Dong Xuebing nodded. This is the first time he received a banner.

Liang Chengpeng nodded with approval. “You had done well. Give me a detail report before noon, and I will inform the Publicity Department in the afternoon. You will be in the news soon. Hahaha…” The hacker case Dong Xuebing solved was too sensitive as it concerns the County Government Website, and no one was arrested. That’s why the news did not report on it. But this time is different. What Dong Xuebing did was enough to be the headlines in the County’s newspapers.

Dong Xuebing took out a document. “Chief Liang, the report is ready.”

“Ok. Let me see.”

Dong Xuebing knew Liang Chengpeng will ask him for a detailed report, and he wrote it last night. In the story, Dong Xuebing pointed out his contributions to solving the case. He does not have lots of opportunities to be featured in the papers, and this is not the time to be modest. He needs results, and if his name appeared in the papers, the County Government leaders and Provincial Government leaders might notice him.

After reading the report, Liang Chengpeng nodded. “Alright. I will send this report to the Publicity Department. They will write a newspaper article base on this report.” Most of the time, reporters will go to the Public Security Bureau, or the Public Security leaders send the case files over to the Publicity Department. It’s different if Liang Chengpeng sends this report over personally. This is telling the people at the newspaper agency that this case is of great importance, and the article should be on the front few pages.

Dong Xuebing thanked Liang Chengpeng.

Liang Chengpeng placed the report aside and saw today’s Yan Tai County’s newspaper on his desk. He saw a few words, and he grabbed the papers over. His face changed as he read the article, and he threw it on the desk. “What the hell are the people at the newspaper agency doing?! We still have not sent our report over, and they published this article?!”

Dong Xuebing was stunned. “What happened?”

Liang Chengpeng pushed the newspaper forward. “Read it yourself!”

Dong Xuebing picked up the newspaper. On the second page, there is an article with the header, “Women and Children abduction case.” He started reading it, and his face changed too. The report states that County Public Security Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo had solved this case and arrested 5 suspects and rescued all 5 victims.

At the end of the article, it also listed out all the significant cases Hu Yiguo handled in the past. Dong Xuebing’s name was not mentioned in the article at all!

Dong Xuebing almost tore the newspaper into pieces. Snatching credit! Hu Yiguo is snatching his credit again!

Hu Yiguo oversees the investigation department, and even when Dong Xuebing had taken over this case, Hu Yiguo is still considered the overall in charge. To have his name in the article is still fine, but the report did not mention Dong Xuebing’s name. Dong Xuebing is the one who cracked this case. Why was he not included in this article? Hu Yiguo wants to claim all the credit for himself!

Liang Chengpeng called the newspaper agency, and the Chief Editor said that it’s the higher-ups who had ordered him to publish this article. Liang Chenpeng knew it must be the Head of the County’s Publicity Department, Director Qian Shen, behind this article. Dong Xuebing is helping Yu Meixia to reopen her husband’s case and is going against Qian Fei’s Jin Di Mansion. This is a warning to Dong Xuebing, but by doing this, Qian Shen had shown no respect for Liang Chengpeng.

Liang Chengpeng called Qian Shen’s office.

Qian Shen laughed. “Bureau Chief Liang? You are looking for me?”

Liang Chengpeng asked. “Director Qian, what is going on with the article in this morning’s papers? We had not even sent the case report over, and why is this article published?”

Qian Shen laughed. “Oh, you don’t need to send the report over. The reporters had gotten the details of this case.”

“They have the details of the case? What do they know? This case had been handed over to Chief Dong, and he is the one who solved this case. Why is he not mentioned in the article?”

“Really? I remember Chief Hu is investigating this abduction case. Maybe it’s an overlook by the reporters. Chief Liang, the newspaper had been published, and it’s too late to make changes. Anyway, Chief Hu is in charge of the investigation, and the article is not wrong too.” Qian Shen continued. “I still have some matters to attend to. Bye.”

Liang Chengpeng knew Qian Shen will not admit his mistake, and he had done this purposely!

Liang Chengpeng suppressed his anger and said. “Director Qian says he can’t change the article!”

Dong Xuebing’s blood began to boil. Qian Shen! Your son almost causes Sister Yu to be raped, and I still have not settled the score with you! Now, you want to find trouble with me? You don’t know about that murder case? You and your son are involved in Jin Di Mansion, and you can’t escape! Hu Yiguo is a member of Qian Shen’s faction, and Dong Xuebing does not have any good impression of Qian Shen. Now, this article had ignited the fire in Dong Xuebing!

Liang Chengpeng does not look good. He had just told Dong Xuebing that he will give him credit. But now, there’s nothing he can do. Liang Chengpeng had not thought that Hu Yiguo and Qian Shen will be so despicable to snatch this credit from Dong Xuebing. However, Liang Chengpeng is not a member of the County Government’s Party Committee, and there’s nothing he can do.

“Chief Liang, I will go back to work first.” Dong Xuebing stood up with blackface.

Liang Chengpeng sighed. “Jin Di Mansion is very sensitive. You need to watch out.”

You want me to stop now? Impossible!

Any government officials will stop when they receive hints from their superiors. But Dong Xuebing will not stop investigating about Jin Di Mansion. Those who knew Dong Xuebing well will know Dong Xuebing is a stubborn and foul-tempered person. Once he set his mind on something, he will not stop. At Senior Xie’s house, he even dares to bang tables and stare at Senior Xie. Now, his opponent is only the County’s Head of Publicity Department, and he is not afraid. He will get back at him!

Qian Shen! You just wait! You think I will stop? Not so easy!

Dong Xuebing returned to his office, and Qin Yong came to look for him with a copy of the morning papers. “Xuebing, have you seen this article?”

Dong Xuebing replied emotionlessly. “Yes.”

“What the hell are they thinking?” Qin Yong threw the papers on the desk. “Hu Yiguo had not contributed anything in the investigation and arrest of those criminals. Now, he dares to claim he is the one who solved this case? What is the Publicity Department doing?! Hu Yiguo is too much this time, and everyone in the Bureau is talking about this!” Qin Yong knew this is because Dong Xuebing had offended Qian Shen, and he also has a grudge with Hu Yiguo. His credit for solving a drug trafficking case is also snatched by Hu Yiguo.

Not only Hu Yiguo had not contributed to this case, he even tried to hinder Dong Xuebing from his investigation. Now, the case was solved, and he appeared out of nowhere to claim the credit. Dong Xuebing will not take this lying down. After Qin Yong left, Dong Xuebing called Xie Huilan. “Sister Xie, are you busy?” Sister Xie is from the Central Government’s Publicity Department, and she is the best person to handle this.

Xie Huilan giggled and asked. “What is it?”

Dong Xuebing thought for a while and said. “I cracked an abduction case yesterday, but the local newspaper did not mention my name in their article. They even put in someone else’s name to snatch my credit. Sister Xie, I don’t mind being mentioned in the papers, but this credit is mine, and how can I let someone else take it away after working so hard? My Bureau Chief called up the local Publicity Department, and the Director said there’s nothing he can do. This is too much.”

“Hahaha… you are outraged. Alright. Tell me everything in detail.”

Dong Xuebing told Xie Huilan everything that had happened.

After a while, Xie Huilan laughed and said. “Ok. I know.”

In the afternoon, another family member of the abduction case’s victim came to the Bureau. It’s the father of an 8-year-old boy. But this time, the father is thanking Hu Yiguo and not Dong Xuebing. This is because he read in the papers that Hu Yiguo was the one who solved this case. Many officers shook their heads when they saw the father of the victim thanking Hu Yiguo. Most of the officers at the Bureau felt Hu Yiguo is too shameless, but they dare not say anything as he is a leader, and he still has a strong backing. It’s Chief Dong loss this time.

After sending the victim’s family member away, Hu Yiguo was in a good mood. He knows this credit will be recorded in his personal files instead of Dong Xuebing’s. Back at his office, he gave Qian Shen a call. “Director Qian, thank you for your help.”

Qian Shen laughed. “This is your department, and this credit is yours in the first place.”

Hu Yiguo laughed. “If it’s not for you, Dong Xuebing might have snatched my credit.”

“Let’s stop talking about this case. Hahaha… Xiao Fei keeps getting into trouble. Please help me take care of him in the future.”

“I know.”

10 minutes later, someone entered the office door suddenly!

This person is Hu Yiguo’s trusted aide. “What’s wrong with you?”

That man quickly passes a copy of the newspaper to Hu Yiguo. “This is the Provincial’s newspaper. Look on page 3!”

Provincial newspaper? Hu Yiguo flipped the paper and saw an article about Yan Tai County’s women and children’s abduction case. His heart starts to beat faster. He had never expected to be featured in the Province’s Newspaper. This is not the County’s or the City’s newspaper. It’s the Province’s newspaper, and it is more influential.

But Hu Yiguo’s happiness was short-lived because the next few sentences of the article shocked him!

The article wrote: County Public Security Deputy Bureau Chief Dong Xuebing had solved this case and arrested 5 suspects and rescued all 5 victims……

It’s the same! This article is exactly the same as the article in the County’s paper!

The only difference is Hu Yiguo’s name is changed to Dong Xuebing!

How is this possible? Hu Yiguo was dumbfounded!

At the same time, County’s Publicity Department’s Head, Director Qian Shen, is also reading the Province’s newspaper, given to him by his secretary. At first, he thought nothing about it, but when he read that article, his face turned pale and threw the papers on his desk. Suddenly, he remembered something and took out the County’s newspapers to compare both articles. He was stunned!

Other than the person in charge of the case is different, the rest of the articles are the same. Even the punctuations are the same as the County’s article! It is an exact copy of the report! What’s the meaning of this? Qian Shen took a deep breath. He knew the reporters can’t do this. The only explanation is the Provincial Newspaper agency, or the Provincial Publicity Department is giving Tai Yan County a warning! They don’t even bother to change single punctuation. This is like giving him a slap on his face.

Qian Shen felt he had offended the wrong person. This had never happened before, and even the Province’s newspaper is alarmed and gave him a warning this way. Who the hell is Dong Xuebing?

But it’s too late to say anything now. The Province’s newspaper had published this article, and Qian Shen must go along with them. He immediately makes a call. “Hello? Is the evening paper printed? Stop it right away and gather all the information about the abduction case. Get Chief Dong’s information from the Public Security and prepare a special report about him. You must emphasize Chief Dong’s contributions in solving this case!”

The person from the newspaper agency had not received any news and don’t understand what was going on. Why is Director Qian slapping his own face? The earlier article had stated it was Chief Hu’s credit. He said. “Director Qian, the evening papers are about to be printed…”

Qian Shen quickly said. “Just listen to me and add this article in. I give you 20 minutes!”

“Yes!”

After hanging up the phone, Qian Shen wiped the sweat off his forehead. He was getting uneasy about this.

News of Chief Dong being featured in the Province’s newspaper spread.

In the office, Qin Yong was the province’s newspaper and saw the article. Why is this article the same as the one in the County’s newspaper? He started reading it carefully and noticed Hu Yiguo’s name is changed to Dong Xuebing. He immediately understood what the province’s newspaper is trying to do. They are trying to disgust the County’s Publicity Department!

Qin Yong burst out laughing! This is a powerful slap to their face!

At the same time, Liang Chengpeng was also smiling in front of the Province’s newspaper. Xiao Dong is really influential and can even get the provincial newspaper agency to help him. This time, Qian Shen and Hu Yiguo did not get the credit and still got themselves into trouble. This move by Xiao Dong really hits the spot!

Once again, Dong Xuebing comes under the spotlight in the County’s Public Security Bureau.

Hu Silian, Gong Zhongwen, Sun Changhong, Zhao Jingsong, and the rest of the leaders all knew about this. Sun Changhong is gloating, Zhao Jingsong is troubled, and Hong Zhongwen is staring at Dong Xuebing’s name in the article. Qin Yong laughed and read the article several times.

The County’s evening newspaper was published before the workday ends.

The evening papers followed the direction set by the Province’s newspaper and even wrote ab article about Chief Dong, other than the abduction case. The reports described how Chief Dong helped the villagers and how he fought against the criminals. Hu Yiguo was not mentioned at all in the evening papers!

Yes. Qian Shen is slapping himself!

Hu Yiguo was the most furious. Not only did he not get the credit, but he also embarrassed himself. Every word in the morning’s article is like slapping Hu Yiguo’s face. Hu Yiguo tore the newspapers into pieces. Dong Xuebing! Let’s see who will have the last laugh!

Dong Xuebing did not expect Sister Xie to blow up this matter. Using the Province’s newspaper to get revenge for him? Using a sledgehammer to crack a nut? To him, the City’s newspaper is sufficient. But when he thought about Xie Huilan’s position, he smiled. Sister Xie is from the Central Publicity Department and only deals with the people from the Provincial Government’s Publicity Department and National level newspaper agencies. She does not know anyone from City Publicity Department.

Chapter 209 – Good night

It’s a starry night.

After settling the newspaper articles saga, Dong Xuebing returned to the family quarters with a good mood.

The moment Dong Xuebing stepped into his house, he smelled the fragrance of chicken wings. Dong Xuebing took a whiff and saw Yu Meixia cooking in the kitchen. He changed into his slippers and saw dark rings around Yu Meixia’s eyes as he got closer. She must be up all night. After suffering such a big shock, anyone will also not sleep peacefully. “Sister Yu, where is Qianqian?”

Yu Meixia quickly turns around. “You are back? Qianqian is in the room, doing her homework. Dinner will be ready soon.”

Dong Xuebing nodded and laughed. “Have an early rest after dinner. I will do the dishes.”

“I’m fine.” Yu Meixia waved her hands. “I’m not tired. Err… Chief Dong, I… I… Should I continue to make police reports about my husband’s case?”

“Stop for the time being. The commotion these two days is too big. Let’s wait for a few more days.”

“Ok.”

Dong Xuebing does not want to let Yu Meixia be in danger again. Furthermore, he doesn’t have evidence. He decides to investigate from another direction, like the underground casino. But after these two days, Jin Di Mansion should stay low, and Dong Xuebing chose to wait for a few more days before giving them a deadly blow.

Yu Meixia is wearing a pair of jeans and a long sleeves casual shirt, covering most of her body. Dong Xuebing thought that it might be because he had touched her a few days ago, and she is taking precautions against him.

After dinner, Yu Meixia cleaned the table and was about to give Dong Xuebing his massage. This had been the routine for the past few days.

Dong Xuebing shook his head. “Never mind. I can tell you did not sleep well last night. Go and rest.”

Yu Meixia bit her lower lips and said. “Let me massage you before I sleep.”

Yu Qianqian walked out of the room suddenly and blushed. “Mum, you go and rest first. I will give Big Brother a massage.”

Dong Xuebing laughed. “Qianqian is so obedient. Sister Yu, don’t let your daughter worry about you. Just go and get some rest.”

Yu Meixia helped Dong Xuebing top up his teacup before returning to her room. She covered herself with her blanket, but could not sleep. The moment she closes her eyes, she saw the scene of her getting abducted.

Outside of the bedroom, Yu Qianqian stood behind the sofa and massaged Dong Xuebing’s head.

Dong Xuebing lowered the volume of the TV. “Hey, why are your eyes bloodshot? You didn’t sleep well last night?”

Yu Qianqian replied softly. “Yes. I… I am scared and can’t sleep.”

“What’s there to be scare of? Sister Yu is back, and I am around. No one will dare to bully you and your mother in the future.”

Yu Qianqian nodded. “Thank you, Big Brother. You are so nice to us.”

Dong Xuebing laughed and turned to pinch Yu Qianqian’s cheeks. “Alright. You don’t need to massage me. Go in and accompany your mother.”

After Yu Qianqian left, Dong Xuebing looked at the clock. He has nothing to do and went to wash up before going to bed. When he closes his eyes, he saw Yu Meixia and Yu Qianqian’s beautiful figure… he quickly shook his head to get these images out of his mind and sleep.

1 hour…

2 hours…

Dong Xuebing slept for a few hours when he heard a woman screaming.

Dong Xuebing opened his eyes and rushed to Yu Meixia’s room. Yu Qianqian was crying and hugging her mother, and Yu Meixia was panting and covered in sweat. Tears were flowing down her cheeks, and she seems to have a nightmare.

Dong Xuebing asked worriedly. “What’s wrong? Are you ok?”

Yu Meixia bit her lower lips and shook her head.

Yu Qianqian was sobbing. “Mum… Don’t be afraid. Big Brother is around.”

“That’s right. I am around.” Dong Xuebing sat down on the edge of the bed and patted Yu Meixia’s head. “Stop crying, and don’t be scare. Everything will be fine after a good night’s sleep.” Dong Xuebing sighed in his heart. This abduction had hurt Yu Meixia more than he expected.

Yu Meixia can’t sleep and kept thinking about her nightmare.

Dong Xuebing looked at her and said. “Qianqian, go and sleep first. Sister Yu, let’s go to my room.”

The master bedroom.

Dong Xuebing closed the door and asked Yu Meixia to sit on his bed. “What did you dream of?”

Yu Meixia replied softly. “I… I… dreamt of the person who killed my husband, tired to kill Qianqian and even… even…” Yu Meixia grabbed Dong Xuebing’s arm tightly and was shaking.

Dong Xuebing sat down beside her and slowly stroked her long hair. “It’s just a dream. Don’t worry. I will catch your husband’s murderer. Don’t be scare. I am around to protect you.”

Yu Meixia calmed down.

Dong Xuebing said gently. “Sister, you are in your 30s, and you are still behaving like a crybaby. You are not afraid your daughter will laugh at you? Be strong. Your daughter still needs you. What will happen to Qianqian if you continue to be like this every day?”

Yu Meixia nodded but did not release her grip on Dong Xuebing’s arm.

Dong Xuebing said. “Go back to sleep.”

Yu Meixia looked at him and blushed.

“What’s wrong? You want to say something?”

“I…” Yu Meixia looked at Dong Xuebing apologetically. “Can you… can you leave after we fall asleep? I… Qianqian and I are scared to sleep.” Dong Xuebing had cleared Yu Meixia’s debt for her, provide her with shelter, and saved her after she was abducted. Subconsciously, she treated Dong Xuebing as her support and felt secured when he is beside her.

Dong Xuebing replied helplessly. “Alright. Let’s go to your room. I will wait until you two fall asleep before I leave.”

Yu Meixia thanked gratefully. “Thank you. Sorry to disrupt your rest. I… I…”

“It’s fine.”

Yu Qianqian was still awake when they returned to the room, and She looked at her mother and Dong Xuebing with her big eyes. Yu Meixia explained to Yu Qianqian, and she nodded. Yu Qianqian looked at Dong Xuebing shyly and moved to her side of the bed. Yu Meixia also straightens her dress, and laid down on the bed, before covering her legs with the blanket. Dong Xuebing sat on the edge of the bed. “Ok. I will stay here. Go and sleep.”

Yu Qianqian held her mother’s hand, and Yu Meixia hugged her, and they slowly close their eyes.

Dong Xuebing was touched to see this mother and daughter pair, and his desire to hug and protect them increases. Suddenly, he saw Yu Meixia’s eyelid fluttering, and her hands start to grab her blanket tightly. Dong Xuebing quickly reach over to hold Yu Meixia’s hand and said. “Relax. Stop thinking about all those bad things. If you want to think about somethings, think about the things that will cheer you up.”

Yu Meixia nodded and held Dong Xuebing’s hand.

10 minutes…

20 minutes…

Dong Xuebing looked at the clock. It’s after midnight, and Yu Meixia and Yu Qianqian look like they are sleeping. Their breathing is even and no longer frowning. Dong Xuebing yawned. He is very sleepy, but Yu Meixia is still grabbing on to him tightly, and he is afraid of waking Yu Meixia up if he moved his hand away. He saw the empty space on the bed beside Yu Meixia and laid down beside her with his head resting on a corner of her pillow. It’s not the best position, but it’s better than none.

The moment Dong Xuebing laid down, he fell asleep.

Dong Xuebing suddenly woke up. He could not tell how long he had slept. It feels like it’s a few hours.

It was still dark, and the moonlight was shining on his face. Dong Xuebing looked around him and noticed he was lying on his back with his hands and legs stretched outwards. He had occupied more than half of the bed. On his left, Yu Qianqian is still sleeping soundly, but Yu Meixia is not around. Dong Xuebing panicked and knew he must have woken sister Yu up when he tosses and turn on the bed.

Swish! It’s the sounds of the toilet flushing.

After a while, the bedroom door opened, and Yu Meixia entered the room.

Dong Xuebing felt embarrassed. After all, he should not be sleeping on Yu Meixia’s bed. Although they did not do anything, they had close body contact. He quickly shut his eyes and pretended to sleep. Suddenly, Yu Qianqian hears the door opening, and she moved. She reached out and grabbed Dong Xuebing’s arm and rested her head on his shoulders. She had a sweet smile on her face and should be having a sweet dream.

Dong Xuebing was surprised and opened his eyes slightly to look at Yu Meixia.

Yu Meixia moved forward and pushed her daughter lightly. “Qianqian… Qianqian…”

Yu Qianqian mumbled something in her sleep and did not wake up.

Yu Meixia bit her lips and slowly removed her daughter’s hand on Dong Xuebing’s arm. After that, she looked at Dong Xuebing’s face and tapped him lightly on his shoulder. “Chief Dong, Chief Dong… you… can you…”

Dong Xuebing pretended to be sleeping and did not move.

Yu Meixia doesn’t dare to wake Dong Xuebing up loudly and stood there hesitating. She walked over to her drawer and took out a blanket before going out to the living room.

Dong Xuebing waited for around 10 minutes and felt he should leave Yu Meixia’s room.

But before Dong Xuebing got up, the bedroom door opened, and Yu Meixia entered. Her face is pale and should have a nightmare again. She closed the door behind her and looked at Dong Xuebing. After a while, she blushed and climbed up the bed softly to lie down beside Dong Xuebing and grabbed his arms, as she felt secured this way.

Dong Xuebing’s heart was racing. On his left, it’s the daughter, and on his right, it’s the mother. All 3 of them are sleeping on a bed. Dong Xuebing was losing control and could feel himself heating up. He turned his body slightly towards Yu Meixia, and his left hand reached over for Yu Meixia’s thighs under the blanket.

Yu Meixia’s body stiffened and thought Dong Xuebing was unintentional. She quickly pushes Dong Xuebing’s hand away, but within 2 seconds, Dong Xuebing’s hand is on her thighs again. Yu Meixia’s face is as red as a tomato and knew Chief Dong is awake and is touching her purposely. She lowered her head and don’t dare to make any noise.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia’s timid look and whispered. “Sister Yu, can I touch you?”

Yu Meixia stuttered softly. “Qianqian is in the room… can we… can we go outside?”

“She is sleeping soundly and will not wake up.”

Yu Meixia lowered her head shyly and did not reply.

Dong Xuebing could see Yu Meixia’s beautiful features under the moonlight, and his hand started to move upwards from her waist…

“Sister Yu, if you are not willing… if you don’t say anything, I will take it as you agree.”

Yu Meixia did not make any sound and buried her face in the pillow.

5 minutes…

10 minutes…

Dong Xuebing had touched enough and hugged Yu Meixia from her back. He asked. “Err… is my image in your heart ruined?”

“No.” Yu Meixia bit her lower lips and shook her head. “You… you are a good man.”

Dong Xuebing was speechless. “Huh? I am a good man after I treated you like this?”

Yu Meixia whispered. “I know you are a good person. You have… you have always treated me with respect.”

Dong Xuebing blushed. After he heard what Yu Meixia said, he is too embarrassed to continue to touch her. “It’s almost morning. Hurry up and get some sleep. If you are still afraid, you can hold me.”

Dong Xuebing opened his palm, and Yu Meixia reached over to hold his hand tightly. She adjusted the strapped of her sleep gown and closed her eyes.

Dong Xuebing gave her a kiss on her forehead and fell asleep.

Morning. The birds are chirping, and the sun shone through the windows into the bedroom.

Dong Xuebing yawned and opened his eyes. He remembered he was sleeping on Yu Meixia and Yu Qianqian’s bed. He looked around and saw the mother and daughter were still sleeping. Yu Qianqian was drooling and hugging Dong Xuebing’s left arm. Once a while, she will mumble something in her sleep. Yu Meixia is hugging Dong Xuebing’s right arm on the other side, and the blanket was kicked aside by her.

Dong Xuebing took a deep breath and smiled.

Suddenly, Yu Qianqian woke up. She rubbed her eyes and wiped her drool on Dong Xuebing’s arm unconsciously. But after Yu Qianqian regained her senses, her face turned red and gasped in shock. “Big Brother! Why are you sleeping here?” She looked around and saw Yu Meixia sleeping soundly and hugging Dong Xuebing’s arm.

Dong Xuebing cleared his throat and replied embarrassedly. “Your mother fell asleep while grabbing my hand last night, and I was afraid to wake her up. So, I slept here.

Yu Qianqian nodded and pulled the corner of the blanket at a loss.

Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head. “You don’t have school today. If you are tired, sleep a while more.”

“Yes.” Yu Qianqian laid back on the back stiffly and secretly peeped at Dong Xuebing.

Dong Xuebing and Yu Qianqian’s conversation woke Yu Meixia, and she opened her eyes. The first thing she saw was her daughter looking at her shyly. Yu Meixia was stunned and lower her head. she saw she was still hugging Dong Xuebing’s arm, and her face immediately turns red. She quickly let go of Dong Xuebing and straighten her sleep gown. “Chief Dong, Qianqian, you all are awake?”

Yu Qianqian nodded and did not say anything.

Dong Xuebing smiled and cleared his throat. The situation is quite awkward as all of them are still in the same bed. Dong Xuebing said. “You two did not sleep well for the past few days. What do you want for breakfast? I will prepare it now.”

Yu Meixia quickly got up. “No need. I will cook breakfast now. Is it still fried eggs and deep-fried buns?”

Dong Xuebing turned to his left and asked. “Qianqian, what do you want to eat?”

Yu Qianqian replied softly. “I… I… I want to eat sausage and toast.”

“Ok. Both of you rest a while longer. I will let you all try my cooking today.”

The 3 of them talked about breakfast on the same bed, under a blanket. It felt like a family, and it’s been a while since Dong Xuebing had this blissful feeling. Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head and stroked Yu Meixia’s hair, before climbing out of the blanket to prepare breakfast.

Chapter 210 – Jin Di Mansion again

Morning, 7 am.

A hearty breakfast prepared by Dong Xuebing was laid on the dining table. “Sister Yu, Qianqian, come out for breakfast.”

Yu Qianqian was brushing her teeth, and Yu Meixia was folding her blanket when they heard Dong Xuebing. Yu Meixia placed the pillows nicely on the bed and closed the door to change. But the moment she closed the door, it was opened from outside.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia and said. “Don’t change your clothes. You look sexy in it.”

Yu Meixia replied shyly. “This is my sleeping gown. It’s too revealing…”

Dong Xuebing said. “Just wear it. I like to see you in it.”

Yu Meixia bit her lips and looked at her gown. “I… I… Can I wear a pair of leggings?” Yu Meixia is a shy and conservative woman and feels uncomfortable to wear a skimpy sleep gown outside of her room. Other than sleeping, she will not wear short dresses. All her life, she had never worn dresses or skirts above her knees. Even in the sweltering summer, she did not change this habit.

Dong Xuebing laughed and nodded. “Buy more short dresses in the future. Your legs are so beautiful, and it’s a pity to cover them up.”

Yu Meixia unconsciously covered her thighs with her hands and replied shyly. “It’s not beautiful. You are flattering me.”

“Flattering? You are telling me that you don’t know how pretty you are?” Yu Meixia lowered her head and did not reply. “Alright. Wear your leggings. I will heat up the milk.” Dong Xuebing walked out of the room and close the door behind him.

After a while, the 3 of them were sitting at the dining table.

Yu Qianqian looked at her mother. “Mum, why are you still wearing this?”

Yu Meixia blushed and passed a piece of toast to Dong Xuebing. “Oh, today… errr… the weather is hot today.”

Dong Xuebing laughed. “Come… try my cooking.”

Yu Meixia placed a sausage on her daughter’s plate, and Yu Qianqian took a bite. Her eyes immediately brighten up. “Hmm… it’s so delicious. Mum, try this. It’s good.”

Yu Meixia was afraid Chief Dong will get angry and quickly says: “Qianqian, don’t talk with your mouth full.”

Yu Qianqian nodded and quickly eats her breakfast.

Yu Meixia used a paper napkin to wipe her daughter’s mouth.

Dong Xuebing laughed and place a toast on Yu Meixia’s plate. “Sister Yu, have some.”

Yu Meixia picks up the toast. “Thank you.”

Dong Xuebing felt slightly guilty for touching her over the past two days and want to make up for her. After breakfast, Dong Xuebing made Yu Qianqian and Yu Meixia watch TV on the sofa, while he cleared the dishes. After he comes out of the kitchen, he saw Yu Meixia sweeping the floor. He went up and snatched the broom from her. “I said you don’t need to do anything today. Go and accompany Qianqian.”

Yu Meixia panicked. “Chief Dong… This…”

Dong Xuebing gave her a stare. “Just go!”

Yu Meixia felt touched and knew Chief Dong is doing this because he cares for her. It’s been a while since she was treated this way. At around 8 am, Yu Meixia asked Yu Qianqian to go into the room to do her homework, while she sat on the sofa and look at Chief Dong. She saw Chief Dong sweating and quickly used her handkerchief to wipe his sweat and poured a cup of tea for him.

Dong Xuebing cleaned up the whole house in the morning.

Yu Meixia wiped his sweat with her handkerchief. “Take a break. I will massage your back.”

Dong Xuebing swings his arms. “I’m fine. This feels like a workout, and it felt good.” If it was in the past, Dong Xuebing would be exhausted after all these household chores. But after he entered the government service, he started jogging and exercising every evening. His stamina and strength are much better than before.

“Sister Yu, what are you doing earlier?”

“Reading. I bought a book about massage.”

“Sigh… you don’t need to read that. You are very good at massage, and there’s no need to read about it.”

Yu Meixia shook her head. Chief Dong treated her very well. He had given her shelter, salary, changed her household registration to the County-City, saved her life, and get a place in school for her daughter. In her mind, she only wants to repay him by giving him a good massage every day.

Dong Xuebing saw Yu Meixia not listening to him and stopped persuading her. “I thought you don’t recognize a lot of words? How do you read it?”

Yu Meixia replied. “There are pictures and I… I still can understand it.”

“Oh… let’s go. Bring your book to my room. I will teach you the words.”

Yu Meixia paused for a second and shook her hands. “It’s too troublesome. You don’t need to do this.”

“I’m free anyway. Hurry up.” Dong Xuebing returned to his room.

Yu Meixia thought and closed the door behind her after she entered the room with her book.

Yu Meixia sat beside Dong Xuebing, and Dong Xuebing cleared his throat and patted his thighs. “Come over and sit on my lap.”

Yu Meixia lowered her head and blushed. She struggled in her heart, and in the end, she still sat down on Dong Xuebing’s lap with her book.

Yu Meixia flipped her book. “This… I don’t know this word.”

Dong Xuebing hugged her waist and pressed his chest against her back. He rested his chin on Yu Meixia’s shoulders and said. “Let me see. Oh… this word is “Chi.” It’s the word for “Chi Shui” (Pond water) and combined with the word in front, it’s “Feng Chi.” This is an acupuncture point, and it’s located behind the neck.”

Actually, Yu Meixia knew this word. But she was too nervous and just pointed to a random character in the book.

“Then… Then… what is this word?”

“This character is “Shen.” “Ren Shen” (Ginseng).”

While teaching Yu Meixia, Dong Xuebing’s hands start to move around.

Yu Meixia looked at Dong Xuebing with watery eyes. “Chief Dong… Stop… Qianqian is outside.”

Dong Xuebing saw Yu Meixia was not willing, and he held her hands and played with her fingers.

1 hour…

2 hours…

“Chief Dong… I should… I should prepare lunch now.” Yu Meixia was breathing heavily.

Dong Xuebing let go of her unwillingly. “Ok. I will cook lunch today. What do you want for lunch?”

Yu Meixia got up from Dong Xuebing’s lap and quickly straighten her dress. “I’m fine with anything. I… I will help you.”

“Ok.”

It’s been a while since Dong Xuebing cooks, and his food taste ordinary.

After lunch, Yu Qianqian yawned. “Mum… I’m sleepy.”

Yu Meixia stroked her daughter’s hair. “Have you finish your homework? Go take a nap.” She turned and looked at Dong Xuebing. “Are you going to take a nap? I will make up your bed for you.”

Dong Xuebing shook his head. “No need. Go and take a nap with Qianqian. Oh, can you sleep alone?”

Yu Meixia blushed. She did not sleep well over the past few days and was troubled with all sorts of weird nightmares. It was until Chief Dong held her hand and sleep beside her when she can relax and feel secure. “I… I don’t know.”

Dong Xuebing replied. “Then I will sit beside you until you fall asleep.”

Yu Meixia quickly says. “No need… It’s too troublesome for you. I…”

Dong Xuebing ignored her and followed them into their room. He sat on a chair beside the bed.

“Alright. Get some rest.”

Yu Meixia gritted her teeth and said. “It’s too troublesome. You are so busy, how can I ask you to sit beside me while I sleep. Errr… Chief Dong, why don’t you…” Yu Meixia looked at Dong Xuebing. “Why don’t you… we… together…” Yu Meixia was too embarrassed to say it.

Dong Xuebing cleared his throat and asked. “Is it alright?”

Yu Meixia nodded and asked her daughter, who was blushing, to move towards the edge of the bed. She also climbed up the bed, beside Yu Qianqian and gave Dong Xuebing a big space. Dong Xuebing was slightly disappointed as he shamelessly wants to sleep in between the mother and daughter. But now, Yu Meixia had taken up the center part of the bed, and he had no choice but to lay down on the other side. He took off his shirt and went under the blanket.

“Sister Yu, if you are scare, you can hold my arms.”

“Ok. Thank you.”

Although Yu Qianqian is young, she knows it’s not right to be sleeping together. However, her mother had agreed, and she did not object.

Yu Meixia also does not want this to happen. But Chief Dong had treated her well, and she can’t let him wait beside her while she sleeps. Furthermore, they had slept together last night.

This bed is a queen-size bed. But there is enough space as Yu Qianqian is skinny, and Dong Xuebing is slim. The mother and daughter pair were also sleeping on their sides to make space for Dong Xuebing. This time, Yu Meixia did not hold Dong Xuebing’s hand. About 10 minutes later, Yu Meixia held her daughter and felt asleep. Dong Xuebing’s sleeping habit is hugging something to sleep. He could not rest until he turned towards Yu Meixia and hugged her waist.

10 minutes…

Half an hour…

1 hour…

In his sleep, Dong Xuebing heard someone opening the doors.

Outside of the room, Luan Xiaoping had entered the house, using the spare keys given to her by her son. She walked into the living room and to look for her son. The living room is empty, and she thought her son was taking a nap. She went to the master bedroom, but it was empty too. Luan Xiaoping sighed and regretted not calling Dong Xuebing before coming over. She used the phone in the bedroom to call her son’s number.

Ring… ring… ring… the phone rang.

Luan Xiaoping was surprised to hear the phone ringing from Xiao Yu’s room.

Dong Xuebing was sleeping soundly and answered the phone. “Hello?”

“Xiao Bing? Are you at home?”

“Yes.” Dong Xuebing opened his eyes and saw Yu Meixia and Yu Qianqian awake. He smiled apologetically at them. Yu Qianqian can’t see it, but Dong Xuebing’s arm is around Yu Meixia’s slim waist. “I’m sleeping. Are you looking for me?”

Luan Xiaoping gasped. “Sleeping?”

“Yes. What’s wrong?”

Du… du… du…. Luan Xiaoping hangs up the call!

Dong Xuebing was puzzled. I’m only taking a nap. What’s there to be angry and hang up the phone?

Yu Meixia was afraid her daughter might discover and quickly pushed Dong Xuebing’s arm aside. “Is it Sister Luan?”

“Yes. Maybe the signal is not good, and the line got cut.”

Suddenly, Dong Xuebing heard footsteps outside of the bedroom, and before Yu Meixia could react, Luan Xiaoping opened the bedroom door.

Dong Xuebing was stunned!

Yu Meixia was stunned!

Luan Xiaoping was stunned!

Luan Xiaoping took a deep breath and pointed at Dong Xuebing. “Why are you all sleeping together?!”

Yu Meixia blushed. “Sister Yu… It’s not… I… I…”

Dong Xuebing cursed and immediately shouted. BACK 1 minute!

The surroundings changed!

The moment Dong Xuebing returned to 1 minute ago, he quickly got up. He looked around and saw Yu Meixia and Yu Qianqian still sleeping soundly. He could hear footsteps in the living room, and he promptly got up and wear back his shirt.

Yu Meixia woke up and looked at him. “Chief Dong, you are going out?”

Dong Xuebing wiped the sweat on his forehead. “My Mum is here.”

Yu Meixia nodded. But she suddenly remembered that they were in her room and she sat up immediately. “Sister Luan is here? I… I…” Yu Meixia was at a loss and quickly woke Yu Qianqian. “Wake up and get dressed.” Yu Meixia knew Sister Luan must not see the 3 of them on the same bed.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing did not answer and walked out of the room. “Eh, Mum? No wonder I feel this number is familiar.”

Luan Xiaoping, who was in the master bedroom, looked at her son and hangs up. “I thought you are not at home.”

Dong Xuebing laughed. “I am teaching Sister Yu and Yu Qianqian how to use her laptop.” It’s a close shave…

Inside the bedroom, Yu Meixia whispered to her daughter. “Qianqian, you are not allowed to tell anyone Chief Dong slept with us. You understand?”

Yu Qianqian blushed and nodded. “Mum… I… You…”

Yu Meixia kissed her daughter on her forehead. “Chief Dong treats us as family members. Don’t let your thoughts run wild.”

Yu Qianqian nodded.

After taking a deep breath, Yu Meixia walked out of the bedroom. Her face was pale, and she said. “Sister Luan, you are here? What tea would you like? I will prepare it now.”

Luan Xiaoping laughed. “It’s fine. I will be leaving in a while.”

Dong Xuebing asked. “You just arrived, and you are leaving? Stay for dinner first.”

“You have to come with me.” Luan Xiaoping said softly. “I need you to come over to First Middle School’s hostel.”

Dong Xuebing asked puzzledly. “What’s wrong?”

“You will know when you reach there.” From Luan Xiaoping’s expression, Dong Xuebing knew it’s a serious matter. She turned to Yu Meixia. “Xiao Yu, don’t wait for Xiao Bing. You two have dinner alone tonight. He will have dinner at my place.”

Yu Meixia nodded. “Yes. Please be careful.”

Luan Xiaoping likes Yu Meixia, and she patted her hand. “I heard about your husband from Xiao Bing. Your abduction is also by the people from Jin Di Mansion? Those people are too much. Don’t worry. Xiao Bing will help you.”

Yu Meixia’s eyes turned red and replied softly. “Although Chief Dong did not say anything, I know I had created troubles for him. One of the neighbors here told me that the higher-ups had given Chief Dong a lot of pressure. If… if it’s not possible, forget it. I will not pursue this matter.”

Dong Xuebing said. “Since I had promised you, I will do my best. The pressure by the higher-ups is nothing.”

Dong Xuebing replied casually, but Yu Meixia knew he was under tremendous pressure.

Out of the family quarters, Dong Xuebing asked. “Mum, what’s going on? Can you let me get prepared first?”

Luan Xiaoping looked around and moved closer. “Zhou Mei had looked for me. She wants to tell you something.”

Zhou Mei? That Hui Tian Village Middle School’s team leader? Dong Xuebing had met her once when he went to Hui Tian Village, and she was very close to his mother. But there are rumors that she had been raped by the Ministry of Education Director Yu Zhengzhi, and she got her promotion because of this incident. She is here to look for me?

County First Middle School’s family quarters.

Luan Xiaoping opened the door for Dong Xuebing and said. “Teacher Zhou wants to speak to you privately. I will go and buy some groceries now.”

Dong Xuebing nodded and closed the door after his mother left.

The bedroom door opened, and Zhou Mei, in her early forties, walked out. She seems to have just woke up, and she looked at Dong Xuebing. She brushed her hair and forced a smile. “Chief Dong.”

Dong Xuebing nodded. “Sister Zhou, what do you want to tell me? You want to lodge report?”

Zhou Mei sighed. “I am not making any reports. I just want to provide some information for you.”

Dong Xuebing asked. “What information?”

Zhou Mei and Dong Xuebing sat on the sofa, and she sighed. “A long time ago, when I was still an ordinary teacher, the school leader called me suddenly to ask me to attend a dinner organized by the County’s Ministry of Education. I thought this was an opportunity to speak to the higher-ups and might be promoted if the leaders remembered me. So, I rushed over and drank with them. There were a lot of people at dinner, and I don’t know some of them. I only know who they are after the incident. Public Security’s Hu Yiguo, Zhao Jingsong, a detective, and a few others are at the dinner. There is still a young man who was treated with respect by the leaders. I heard them calling him Xiao Fei.”

Dong Xuebing frowned. “Qian Fei? County Publicity Department’s head, Director Qian’s son?”

Zhou Mei lowered her head. “I think so. I was the only woman at the table and during dinner, some of them… had their hands all over me. I know they are all high ranked government officials and dare not say anything. I pretended nothing had happened and continue to drink with them. After that, they forced me to drink and made me drunk. I can’t remember how much I drank that day and when I woke up, I…” Zhou Mei’s tears start to flow.

Dong Xuebing passed a paper napkin to her.

Zhou Mei blew her nose and continued. “When I opened my eyes, it was bright, and I was lying on a bed. My clothes are thrown all over the room. I was naked and alone in the room, but I know I was raped by not one person. I was raped by at least 3 or 4 people.”

Dong Xuebing frowned. “Are you asleep when it happened? Did you see anyone?”

Zhou Mei shook her head. “I was blackout from the alcohol. But on my body and my private parts… there are a lot of… A man can’t have so much volume. After that, Yu Zhengzhi called me and tell me that he is promoting me to be the team leader for the level I am teaching. I knew what was happening. To them, this is a transaction. I gave them my body in exchange for promotion. I know it’s useless to report to the police as Chief Hu and Chief Zhao might be one of those who had also raped me that night. Furthermore, I am married and still have a child. How can I tell others about this? I will bring shame to my husband and children!”

Dong Xuebing asked. “Why are you telling me this?”

Zhou Mei wiped her tears. “I heard from Teacher Luan that you are going to deal with Jin Di Mansion, and I’m afraid you are not aware of its backing. That’s why I need to tell you this. Those people I mentioned are all related to Jin Di Mansion because I woke up in the best suite of Jin Di Mansion that day.”

Dong Xuebing was furious.

Zhou Mei smiled bitterly. “I had kept this secret in my heart all these while. Now, I felt better after telling you this. Chief Dong, I hope what I told you is helpful when you deal with Jin Di Mansion.”

Why is it Jin Di Mansion again?!

Why is it this group of bastards again?!

Dong Xuebing banged on the table and was determined to get rid of Jin Di Mansion and the people behind!

Chapter 211 – Smash it up!

About a dozen days later.

It is almost Summer, and the weather is getting warmer.

Dong Xuebing had accumulated 23 minutes of BACK. Because he had been using only a few seconds of BACK every time, he could only have a rough estimate of the time remaining. In the evening, after he returned home, he starts to think about his plan. Several days had passed, and Jin Di Mansion should lower their guard. So, Dong Xuebing called Chu Feng and asked him to get someone trustworthy to infiltrate into Jin Di Mansion to see if they had reopened the casino and find out what’s the situation there. Dong Xuebing is going to move.

After dinner, Yu Qianqian has some homework that needed help from Dong Xuebing, and Dong Xuebing went into her room to teach her.

Ding Dong… someone rang the doorbell. Dong Xuebing can hear Yu Meixia asking. “Who are you looking for?”

“Is Xuebing at home?” It’s a woman’s voice.

“Oh, Chief Dong is at home. Please come in. I will prepare tea now.”

“Sister, we will help ourselves.” This time it’s a man’s voice.

After so many days, Yu Meixia had learned who to refuse entry and who to allow in. If the visitor is holding gifts and speaking politely when he asked for Chief Dong, Yu Meixia will try to stop him. Even when Dong Xuebing is at home, she will say he is not around. If the visitor did not bring any gifts and speak openly, she would allow him to enter. If Chief Dong is not at home, she will ask for his name. These two visitors had addressed Chief Dong as Xuebing directly, and Yu Meixia doesn’t dare to stop them at the doorsteps.

Dong Xuebing, who was still in the bedroom, could not tell who the visitors were. “Qianqian, you practice by yourself. I will go out for a while.”

Yu Qianqian nodded. “Big Brother, you go and do your work. I can do the next question by myself.”

“Good girl.” Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head and left the room.

Outside, Yu Meixia brought the man and woman to the sofa. They were around 26 or 27, and the man had ordinary looks. The woman looks above average, but she is not considered pretty. The woman saw Dong Xuebing walking out, and she smiled, “Xuebing.”

Dong Xuebing felt the woman looks familiar but could not remember who she was. “You are…”

The woman said. “I’m Luan Ying. This is Chen Daqing.”

Dong Xuebing slapped his forehead. “You are my elder cousin. I couldn’t recognize you. You become so pretty now.”

The woman laughed. “You also look better now. I might not recognize you if I meet you on the streets.”

“You are my cousin in law?” Dong Xuebing extended his hand for a handshake. “When I returned to Yan Tai, I heard you two are working in the city. You two are back for?”

Chen Daqing shook Dong Xuebing’s hand. “We just registered our marriage, and we came back to hold our wedding ceremony.”

Dong Xuebing remembered his mother telling him a few days ago. “Oh… Congratulations. Have a seat. Sister Yu, bring some fruit over. Ah… Bring a carton of cigarettes over too.” Luan Ying is Dong Xuebing’s uncle’s daughter. She had been working in the city, and the last time Dong Xuebing met her was many years ago. Although Dong Xuebing was unhappy with his uncle and his uncle’s wife because of his father, it had nothing to do with Luan Ying. At that time, Luan Ying was looking for a job, and Dong Xuebing did not bear any grudges with her.

Luan Ying thought Dong Xuebing dislike her family and was worried when she comes over to visit him.

Chen Daqing had heard from his wife about what happened when Dong Xuebing’s father was sick several years ago and was also worried. He even thought of passing the wedding invitation to Dong Xuebing’s mother and ask her to give it to Dong Xuebing. Usually, wedding invitations are sent to friends, and family members are invited over the phone. But Chen Daqing thought about this and still drag Luan Ying to visit Dong Xuebing. They can don’t give out invitations to the rest of the family except for Dong Xuebing. Dong Xuebing is not the County’s Public Security Deputy Chief. Just this position alone, Chen Daqing got to invite him personally.

Dong Xuebing welcomed them warmly and offered cigarettes to Chen Daqing and fruits to Luan Ying.

Luan Ying was afraid to speak to Dong Xuebing because of what happened in their parents’ generation.

Chen Daqing used his leg to give his wife a nudged. Luan Ying looked up and took out an invitation card from her bag. “Xuebing, we are holding our wedding ceremony this Saturday. Please come over if you have the time.”

Dong Xuebing looked at the invitation card and laughed. “You are getting married, and I must make time no matter what. I will surely be there.”

Luan Ying was relieved. Before coming here, she was afraid of Dong Xuebing being sarcastic to her.

“Please stay here for a while. I need to go back to my room.” After returning to his room, Dong Xuebing found a red packet in one of his drawers and then took out 5,000 RMB of new notes from another drawer. This is like helping to contribute to the wedding and distance relatives and friends will give red packets on the day. But close relatives can give it before the day.

After coming out of the room, Dong Xuebing overheard Luan Ying speaking to Yu Meixia. “Sister, what beauty products do you use? Your complexion is so good.”

Yu Meixia blushed. “I… I don’t use beauty products.

Luan Ying envied Yu Meixia’s looks. She had heard from her family members that Dong Xuebing had hired a beautiful helper and had thought nothing about it until she met her today.

Dong Xuebing walked over and passed the red packet to Luan Ying. “I wish you a harmonious union lasting a hundred years and have a lovely baby early!”

Luan Ying saw the thick red packet and knew there must be at least 5,000 RMB inside. She quickly pushes it back to Dong Xuebing. “No need. Xuebing, your mother had given me a red packet. You don’t need to give me.”

Dong Xuebing laughed. “That’s from my mum. This is from me. Take it…”

Luan Ying did not expect Dong Xuebing to not bear any grudges against her and still gave her so much money. Luan Xiaoping had given her 5,000 RMB, and with Dong Xuebing’s red packet, the total is 10,000 RMB. No one in the whole family gave her so much money. She tried to reject it, but Dong Xuebing insisted her to accept it. “Thank you. Xuebing, when you get married, I will give you a big red packet too.”

“Haha… Ok.”

Saturday.

Hui Tian Village. Luan family house.

It’s Dong Xuebing’s cousin’s wedding today, and people are setting off firecrackers.

Dong Xuebing drove his Buick into an alley. The area is full of cars, and some of them had red balloons. Dong Xuebing did not go any further as he was afraid it will be difficult for him to drive out. He parked his car by the side and walked forward. But after a few steps, he noticed it was quiet behind him and turned around. He saw Yu Meixia still in the Buick pushing against the door panicky.

Dong Xuebing quickly walked back to his car and opened the door for Yu Meixia and Yu Qianqian.

Yu Meixia blushed. “Sorry. I… I… don’t know how to open the door.”

“It’s fine.” Dong Xuebing pointed to a lever. “Next time, just pull this lever.”

Yu Meixia looked in front. “Chief Dong, I… I will not go in with you. I am afraid I will disgrace you.” Yu Qianqian was holding to her mother’s hand tightly. There are lots of people in the house, and she felt uncomfortable. They had begged along the streets and had low self-esteemed.

Dong Xuebing looked at her. “You are so pretty, and I brought you here to show off. What do you mean by disgracing me? Stop hesitating and follow me. Let’s go.” Dong Xuebing had brought Yu Meixia, and Yu Qianqian, along with him, was because Luan Xiaoping had invited them. Since the abduction case, Luan Xiaoping was worried about the mother and daughter’s safety and asked Dong Xuebing to bring them along to attend the wedding.

“Chief Dong.”

“Chief Dong, you are here?”

“Chief Dong.”

Lots of Hui Tian Village Station were there to attend the wedding and greeted Dong Xuebing when he stepped in. Dong Xuebing smiled. He had not told anyone about his elder cousin’s wedding because he was afraid people will bring gifts. But Hui Tian Village is a small village, and the local officers knew about it. They should be coming over to help out on their own accord. Dong Xuebing saw Chu Feng and Deputy Station Chief Chen Fa hanging firecrackers, Da Leng and Er Leng, helping to carry stuff.

“Thank you, everyone. Stop working and come in. Old Chen, Xiao Chu, come in for a cup of tea.”

Chen Fa laughed. “We are not thirsty. Chief Dong, what do you think of these firecrackers?”

“Thank you.”

At this moment, Dong Xuebing’s Uncle’s wife walked out with a tray of teacups. “Chief Chen, please stop. How can I let you do all these? Come and drink some water.” She gave out water to the officers. Uncle’s wife whispered to Dong Xuebing. “Xiao Bing, help me persuade Chief Chen and the rest to go in. The weather is too hot.”

A distance away, Station Chief Liu Dahai also drove over.

Dong Xuebing saw him and pulled him, Chen Fa and the rest of the officers to enter the house.

All the guests at the wedding today are relatives and close friends. In terms of status, Liu Dahai and the officers are the highest, and Dong Xuebing’s uncle and his wife dare not to neglect them. They went out with a few relatives to welcome them into the house. The wedding candies and cigarettes are prepared. As a family member of the bride’s side, Dong Xuebing did not behave like a leader. He also joined in with his relatives to receive guests.

Among the crowd, Yu Meixia and Yu Qianqian attracted the most attention. Everyone who saw them was captivated by their beauty. The guests, especially the police officers, envied Chief Dong’s luck to get such a pretty helper. All the female guests and relatives were outshone by the mother and daughter pair. Even the most beautiful female guest was nowhere near Yu Meixia and Yu Qianqian’s beauty.

The mother and daughter pair felt awkward and were at a loss. They don’t know what to do and just followed behind Dong Xuebing. When Dong Xuebing went to pour water, they will follow behind him. When Dong Xuebing gave out Wedding candies to the guests, they will stand behind him quietly. They were not doing anything and just followed Dong Xuebing around without saying a word. Luan Xiaoping saw them and wanted to laugh. She quickly calls Yu Meixia and Yu Qianqian over and pulled them to the eastern room.

After thanking all the officers, Dong Xuebing, walked out to the yard to have a smoke.

Clink. It’s the sound of the lighter, and Tang Jin appeared with a lighter. “Cousin, let me light for you.”

Dong Xuebing smiled and leaned forward to light his cigarette. “Where have you been earlier? I did not see you around.”

Tang Jin replied cheerfully. “I went to set off firecrackers. I didn’t play enough during Lunar New Year.”

“The groom’s convoy is not here yet, and you had already started playing with the firecrackers. What if we run out of firecrackers when the groom arrives?” Dong Xuebing knocked her head lightly. “Second Aunt grumbled to me about that day. You are grown up and still behaving like a kid. I want to see which man will want to take you in as a bride!”

Tang Jin laughed. “You are my elder brother. If no one wants to marry me, you must find someone for me!”

Dong Xuebing laughed. “I don’t even have a partner myself, and you want me to help you find?!”

Tang Jin remembered something and said. “I saw your helper just now. She is stunning. I had never met any woman as pretty as her. Qianqian looks like Aunty Yu and is also very pretty. I am so jealous of their looks. Brother, my future sister-in-law must be prettier than them.”

Suddenly someone outside shouted. “They are here! The Groom convoy is here!”

Dong Xuebing patted Tang Jin’s back. “Hurry and set off the firecrackers!”

Tang Jin giggled. “I had played enough firecrackers today. Haha… I will go and close the door to stop them from entering!”

Crackle… Crackle… the firecrackers are loud.

A crowd starts to form in the front yard, and some children went to block the door. They will only open the door after the groom gives out red packers. Although Dong Xuebing is considered the younger generation, he is a Deputy Bureau Chief and can’t behave like Tang Jin. He returned to the north room and entered the bride’s room.

Dong Xuebing’s uncle and uncle’s wife were overjoyed. Their daughter, Luan Ying, is also in a good mood. In the past, they can only look up to Liu Dahai and Chen Fa, and their status was too far apart. But now, Chen Fa and the officers from the local station had come to help out in her wedding and made Dong Xuebing’s Uncle proud.

Luan Ying, in her wedding dress, smiled when she saw Dong Xuebing entering the room. “Xuebing, seat over here and have a cigarette.”

Dong Xuebing’s Uncle’s wife added. “That’s right. You looked tired. Hurry and sit down.”

After a while, the groom, Chen Daqing cleared the stages at the main gate by giving out many red packets, and finally entered the bride’s room to complete the customs. After that, he carried Luan Ying and walked back to his wedding car. It is a rented BMW 5 series. Although it might not be a good car in Beijing, in this rural countryside, it is considered one of the best cars around.

Tang Jin ran over to Dong Xuebing. “Brother, I want to ride in your car!”

“Ok. Get in.” Dong Xuebing called Yu Meixia and Yu Qianqian to get in too. In the end, Luan Xiaoping and her friend, Teacher Zhou Mei, also got into the Buick.

Jin Di Mansion is not far from Hui Tian Village, and Qian Fei is going there to settle some matters today. But on his way to Jin Di Mansion, he heard the firecrackers in the village. He asked his men and knew it’s Dong Xuebing’s relative getting married today. Qian Fei’s face turns dark when he heard this. He did not hate Dong Xuebing so much at first. But the incident of the newspaper article in the Province and County papers sometime earlier had disgraced his father. Qian Fei is not to give up despite Qian Shen asking him to wait and see. Qian Shen felt Dong Xuebing might have some backings in the Provincial government, but Qian Fei does not want to let Dong Xuebing off so easily.

“Ma San.” Qian Fei, who was riding in a Mercedes, points to an alley in the village. “Drive my car over to gross them out!”

The driver, Ma San, paused for a while and asked. “How do I gross them out?”

Qian Fei scolded. “How long have you been working for me? You still need me to teach you how to find trouble with others?”

Ma San immediately understood.

But Qian Fei remembered what his father told him, and he added. “Don’t go overboard.” After saying that, Qian Fei alighted from his car with a smirk on his face. He looked at the wedding convoy from a distance.

The wedding convoy was on their way to the groom’s house when they stopped suddenly. A Mercedes was blocking their path horizontally in a narrow alley. There was some space at the front and back, but it’s not enough for a car to pass through.

Dong Xuebing’s Uncle was used to these and alighted. “Bro, please let us pass.”

Ma San alighted from the Mercedes with a cheeky smile. “It’s your family’s big day. Give me a red packet, and I will move.”

It’s common in villages for people to block the wedding convey and ask for a red packet. Dong Xuebing’s Uncle smiled helplessly and passed a red packet to Ma San.

In the Buick, Yu Meixia suddenly gasped. “It’s him!”

Dong Xuebing asked. “Him? Who?”

Yu Qianqian was shivering in her mother’s arms. “After my father passes away, I… My mother and I went to Jin Di Mansion to look for them. That man is the one who chased us away.”

Zhou Mei, who was in the rear passenger seat, turns pale. “I think I had met him in Jin Di Mansion.”

Dong Xuebing’s face changed. “He is from Jin Di Mansion?”

Luan Xiaoping was afraid her son will be rash and quickly pulled him. “It’s your elder cousin’s wedding day. Let’s wait until the wedding is over first.”

Dong Xuebing suppressed his anger and nodded as he looks at Ma San in the distance.

Ma San accepted the red packet and thanked Dong Xuebing’s Uncle. He got back to the Mercedes and drove off. The wedding convoy started to move, but around 10 seconds later, the Mercedes turned suddenly and blocked the middle of the road again. Ma San alighted and waved the red packet. “200 RMB is too little. Do I look like a beggar to you? Give me two more red packets, and I will leave.”

Under normal circumstances, everyone will avoid getting angry at a wedding.

Dong Xuebing’s Uncle gritted his teeth and took out 2 more red packets. “Bro, can you let us pass now?”

Ma San nodded and boarded the Mercedes to drive forward.

The wedding convoy continued moving forward, but after about 10 to 20 meters, the Mercedes blocked the road again.

Ma San alighted and shouted angrily. “Why is there only 100 in one of the red packets? Are you trying to fool me? Give me 2 more red packets!”

Dong Xuebing’s Uncle’s face changed, but he forced a smile when he alights from his car. “Bro, it’s my daughter’s wedding today. Please let us pass. You are driving a Mercedes, and I think one or two more red packets is nothing to you.”

Ma San extended his hand. “I need money to maintain the car and petrol, and just happen I need money today. Just give me 2 more red packets, and I will leave.” Ma San felt to proceed with the wedding smoothly, they will give him the red packets. He decided that this will be the final time he blocks them.

Qian Fei, who was watching from a distance, was laughing. He was pleased with Ma San’s performance.

Dong Xuebing’s uncle did not want trouble and reached into his pocket. He only has one red packet left. He smiled at Ma San. “I only have 1 left.”

Ma San shamelessly rejected. “No! 2 red packets or I will not leave.”

The convoy was stopped by him, and even if they gave him 3 more red packets, he might still block the road in front!

Dong Xuebing’s mother seldom scolds people, but today, she could not stand it. “This hooligan!”

Yu Meixia and Zhou Mei had been hurt by the people in Jin Di Mansion, and they were staring at Ma San with hatred.

Dong Xuebing’s blood starts to boil, and he alighted. “Old Liu! Old Chen!”

“Liu Dahai and Chen Fa alighted from their vehicles. The rest of the police officers also come out of their cars. Dong Xuebing’s Uncle and the rest of the relatives were looking at Dong Xuebing, and waiting for him to make the decision if they should continue giving red packets.

Chu Feng ran forward and said. “Chief Dong, I will go and talk to him. I promise I will make him leave within 3 minutes.”

“What’s there to talk about?!” Dong Xuebing walked over to the Mercedes. “Smash it up!”

Everyone was shocked!

Smash it up? Smash this car?

That is a Mercedes Benz!

Chu Feng was the first to react. He did not stop Chief Dong and did not say anything else. Chief Dong wants this car to be smashed, then I will smash. This is an opportunity to shine, and Chu Feng will not give this opportunity to others. He picked up a brick from the roadside and threw it at the Mercedes. Smash! The side window was shattered.

Ma San shouted in shock. “What are you all doing?!”

Dong Xuebing stood there and looked at Ma San coldly. “What do you think? Don’t you want to block the road and not let us pass?”

Ma San panicked. “I will leave. I will leave immediately. Stop smashing my car!” Although this is not an S class Mercedes Benz, it cost a few hundred thousand. Ma San cannot afford the repairs if it’s damaged. This is Qian Fei’s car!

Dong Xuebing replied coldly. “You want to leave now? It’s too late!”

Chu Feng heard Dong Xuebing and picks up another brick to throw at the Mercedes. Crack! The Mercedes’s windscreen was cracked!

Qian Fei, who was in a distanced, was stunned. He did not expect Dong Xuebing to smash his car, and his face turned gloomy! Ma San suddenly remembered the rumors about Chief Dong. He heard that Chief Dong had fought against 6 to 7 opponents single-handedly in Da Wang Village. Until today, half of them are still lying in the hospital. When Chief Dong went to the neighboring province to investigate the abduction case, he opened fired and hit all 4 suspects in their legs. This Chief Dong dares to do anything!

After Chu Feng started, the rest of the officers also start smashing the Mercedes!

Chief Dong’s influence in the station is greater than Liu Dahai now. After the incidents where he fought against 7 hooligans and showed his superb marksmanship in the neighboring province, he got the respect of everyone in the station. Also, Chief Dong treated all the officers well. The officers got extra bonuses almost every month after he was posted here. Now, Chief Dong had ordered to smash that car. Which officer will dare to hesitate?

The brothers, Da Leng and Er Leng, ran forward and started kicking at the Mercedes doors. They are very strong, and very soon, the doors are full of dents. While kicking, they were also scolding. “Block the road?! Try blocking our roads?!”

The rest of the officers picked up poles and bricks and start to smash the car.

“F**k! You dare to block Chief Dong’s car? Go to hell!”

“F**king idiot!”

Ma San stepped away from the Mercedes. He was regretting his heart. He should have left after receiving the red packets. Why did he try his luck for the third time?!

Liu Dahai and Chen Fa looked at each other and did not stop the officers. Everyone knows Chief Dong had a foul temper.

Dong Xuebing’s Uncle looked at him. “Xuebing, this…”

Uncle’s wife was feeling pleased in her heart, but she was also afraid. “This is a Mercedes. We…”

Dong Xuebing waved his hand. “I will bear full responsibility.” Dong Xuebing shouted to the officers. “Continue to smash it!”

What Ma San did had grossed Dong Xuebing out. Dong Xuebing can let it go if he did it once or twice. Yet he tried for the third time? Dong Xuebing’s Uncle had given him red packets, and he still doesn’t leave? This is too much. If Ma San tried doing this to a good-tempered person, he would get away with it. But he is unlucky to meet Dong Xuebing! Furthermore, Ma San is related to Jin Di Mansion, and Dong Xuebing has reasons to believe he is carrying out Qian Fei’s instructions.

Crash!

Bang!

Smash!

Most of the guests and onlookers were laughing and cheering!

In about 5 to 6 minutes, the Mercedes is a pile of wrecked metals. Even the doors cannot be opened.

Dong Xuebing shouted. “Push it aside!”

Chu Feng and the rest of the officers went to the back of the Mercedes and start pushing it. Half meter… 1 meter… Crash! The front of the Mercedes crashed into a wall! The bumper and headlights were smashed!

Dong Xuebing nodded. “Thank you, everyone! Let’s go!”

In the Buick, Tang Jin cheered. “Brother… you are so impressive!”

Yu Meixia, Yu Qianqian, and Zhou Mei were feeling overjoyed.

Luan Xiaoping was worried. “Xiao Bing. It’s your cousin’s wedding today. Why did you…”

Dong Xuebing interrupted. “They are the ones who started it first. This is the best way to deal with these people. Hahaha… It’s fine.”

Everyone got back to their vehicles, and the wedding convoy moves off. What remained on the side of the road is a wrecked Mercedes!

Qian Fei watched the wedding convoy drove off and threw his phone on the ground!

Qian Fei had thought of calling the Police and call Hu Yiguo. But he knows it’s useless!

Dong Xuebing! I will kill you!

Chapter 212 – Gambling raid plan

In the afternoon, after the wedding ceremony is over, Dong Xuebing’s phone rang. It was Liang Chengpeng calling.

“Hello, Chief Liang.”

“I heard it’s your cousin’s wedding, and you smashed a car blocking the road?”

“That car did it on purpose. We had given him red packets twice, and he still refuses to move off. Also, the driver is from Jin Di Mansion.”

Liang Chengpeng kept quiet for a few seconds. “These bastards just won’t stop. About two days earlier, a case was brought up to my attention. One of the villagers is brought to Jin Di Mansion’s Casino and loses all his money. He also borrowed from the loan sharks there. After the villager returns home, he hangs himself. The people from Jin Di Mansion heard the man had killed himself and tried to collect back the debt from that villager’s wife. They said that if the widow let them ‘serve’ them for one month, they will write off the debt. Sigh… They are too much, but we don’t have evidence against them.”

Dong Xuebing frowned. “Chief Liang, if such places remain, it’s only a matter of time something serious happens.”

“I know.” Liang Chengpeng replied. “You mentioned you want to conduct a gambling raid at Jin Di Mansion. How confident are you?”

“…… 90%.”

“Alright. As long as you arrest someone and got evidence against Jin Di Mansion, I will let you handle this case!”

Dong Xuebing paused for a second and brightened up. “Yes, Sir! I will not let you down!”

“It’s all up to you now. You must confiscate the gambling equipment and money. It’s useless if it is only tens of thousands. There must be at least hundreds of thousands to a million before we can get a valid reason to shut that place. Do you understand?”

“Yes, Sir!”

“Alright. Take care of your safety.” Liang Chengpeng doesn’t know why Dong Xuebing is so confident. But what Jin Di Mansion did recently had angered Liang Chengpeng. If Dong Xuebing can find a valid reason to arrest those people, Liang Chengpeng doesn’t mind giving Dong Xuebing a helping hand. If Dong Xuebing couldn’t get any evidence, Liang Chengpeng also has nothing to lose.

Liang Chengpeng’s change of attitude had given Dong Xuebing more confidence. After hanging up the phone, he brought Chu Feng to his car.

“How’s the investigation?” Dong Xuebing asked when both are in the car.

Chu Feng replied. “Chief Dong, I had checked all the case files. Over the past few years, our station had received a lot of reports from the villagers on Jin Di Mansion. But after we submitted the reports to the County Bureau, there is no more news. I remember Chief Liang had sent people to investigate on Jin Di Mansion, but… but they did not get evidence.”

Dong Xuebing looked at Chu Feng. “Everyone knows there is an illegal casino in Jin Di Mansion. How come there is no evidence?”

Chu Feng replied. “First, someone from our side might leak the news to Jin Di Mansion. Secondly, Jin Di Mansion is huge and the Casino is deep inside. When the police arrive, the people at the entrance will notify the people inside to escape. Even if the police found poker cards and dices, it’s useless. After all, it’s an entertainment outlet, and their customers can buy poker cards inside. So, it can’t be used as evidence.”

Dong Xuebing nodded. “Do you know who the person in charge of the casino and Jin Di Mansion is?”

Chu Feng nodded. “Yes. I got the information.”

“Ok. Let’s go.”

Chu Feng was surprised. “Where are we going?”

“Shopping.”

An hour later, Dong Xuebing ordered Chu Feng to buy two sets of clothes, sunglasses, and hair dye, from a shopping mall. Dong Xuebing sprayed the hair dye on his hair. It’s a spray-on non-permanent hair dye, and the color will fade when it’s washed. Dong Xuebing changed his hair color to yellow and used hair gel to comb it back. After that, he switched to a set of a Hawaiian shirt and wore a pair of big sunglasses.

“Xiao Chu, how is it? Can you recognize me?”

Chu Feng smiled. “No.”

Dong Xuebing looked at himself in the mirror and nodded. “You should also change now.”

The sunglasses covered half of Dong Xuebing’s face, and after changing his hairstyle and clothes, Dong Xuebing looks like a hooligan. Dong Xuebing felt that even his mother would not recognize him if she met him on the streets.

After a while, Chu Feng changed his clothes and hairstyle. His dressing is similar to Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at him and nodded. “Alright. You look different. It’s time to act. Leave your identification cards and personal items in my car. Don’t bring anything that will expose your identity.” Dong Xuebing said and threw his work pass and other items on the back seat. He only has money and a wallet with him. After that, Dong Xuebing parked the Buick in an underground carpark and left with Chu Feng.

Chu Feng asked puzzledly. “Chief Dong…”

“Call me boss.”

“Boss, where are we going?”

Dong Xuebing laughed. “We are going to conduct a gambling raid at Jin Di Mansion.”

Huh?! Chu Feng was shocked. “Just… just the two of us?”

Dong Xuebing nodded. “Jin Di Mansion’s location is under the jurisdiction of the County-City. I can’t bring the officers from our station as it is out of our boundaries. Also, our officers might have dealings with the people from Jin Di Mansion. The people from the Bureau is also not safe. That’s why it’s only the both of us.”

Chu Feng was touched because Chief Dong did not even call Liu Dahai and Chen Fa, and only brought him along. He is only a small police officer, and Chief Dong trusted him more than the Station Chief. Chu Feng was scared when he found out only two of them are going to Jin Di Mansion. But now, he was excited.

Chu Feng asked. “Boss, do you have a plan? If not, we will not be able to catch them with just the both of us.” Chu Feng knew Chief Dong is capable, but how can they raid the gambling den with only two people? Jin Di Mansion has more than a dozen people. They can escape with gambling tools and money in different directions. Even if Chief Dong can stop 3 of them, can he stop the rest?

Dong Xuebing laughed and looked at Chu Feng. “Xiao Chu, what is most critical in a gambling raid?”

Chu Feng thought for a while. “Catch the gamblers? No… the people at the Casino are not that important. The evidence is the most important. It’s gambling tools and money. In the past, when Chief Liang went to raid Jin Di Mansion, he could not find the gambling money, and that’s why he could not do anything to them. If we can find more than a few hundred thousand of gambling money, Jin Di Mansion will have no way to escape even with their backing.” The leaders in Yan Tai County are not united. None of them have the power to cover up Jin Di Mansion if there is concrete evidence. The people who are protecting Jin Di Mansion will not dare to interfere and will think of ways to cut ties with them.

Dong Xuebing replied. “You are right. Our target this time is gambling money.”

Chu Feng doesn’t understand what Dong Xuebing is saying. “Jin Di Mansion is considered a resort. They only need to move their money to another place, and they can claim the money is from the resort and not from gambling.”

Dong Xuebing said. “Then, we just have to hold on to the money, and they can’t take it to other places.”

Chu Feng’s heart skipped a beat. “You are going…”

Dong Xuebing laughed. “Let’s go. We will gamble and win their money.”

Is Chief Dong going to gamble? Chu Feng was stunned. “This… is this alright? If we gamble…”

“What’s wrong? This is called giving them a taste of their own medicine. Are you afraid of the repercussions? It got nothing to do with it. Our Public Security’s undercover officers are all over China. They even must help the drug lords to trafficked drugs to arrest them. Did they break the law? No. This is only one of their strategies.” Dong Xuebing had planned this gambling raid for a while and had thought about all the possibilities.

Dong Xuebing only has one chance to raid Jin Di Mansion’s Casino.

If Dong Xuebing fails, the other party will be alarmed and stop their operations. In the future, Dong Xuebing will have no chance to catch them. That’s why Dong Xuebing cannot afford to fail this time. His target is to win as much money as possible, and the more money he has with him, the more serious the crime is. Dong Xuebing must get rid of them in one blow!

Chu Feng was worried. Chief Dong is not an average person. Use gambling to take down a gambling den? How did he think of this idea? But if Chief Dong did not use this method, they will not gather enough evidence. Using extraordinary methods will get exceptional results!

“But… what if we lose?” Chu Feng asked.

Dong Xuebing laughed. “How is that possible? You just help me collect my winnings and don’t need to care about the rest.”

Huh? What does Chief Dong mean? Is he good at gambling? But no matter how good he is, he can only win ten or twenty thousand at most. How is it possible to take down Jin Di Mansion with that amount? This idea is not reliable!

Jin Di Mansion.

This is a beautiful place, but compared to the holiday resort in the 1st tier cities, this place is still lacking. However, this resort is the best recreation resort in Yan Tai County. In the carpark, there are lots of expensive cars, and staff in Cheongsam are receiving guests at the entrance. Dong Xuebing and Chu Feng entered and registered at the front desk.

“Sir, how many people?” The receptionist at the counter smiled.

Chu Feng said. “Two. Give us a big room.”

The receptionist nodded. “Ok. Can I have your identification card? I need to register.”

Chu Feng replied coldly. “We didn’t bring!”

The receptionist was stunned but did not say a word. She quickly registered a room for Chu Feng. This place is not a proper hotel or resort, and guests can still even when they don’t have their identification cards with them.

In the room, Dong Xuebing and Chu Feng did not visit the facilities like regular guests. They stayed in the room and smoke. From Chu Feng’s investigation, Jin Di Mansion’s Casino is very strict. Strangers will not be allowed to enter the main Casino and can only make small bets around the resort. It’s only when the staff felt the guest is not suspicious, then they will bring the guest to the real Casino. The bets in the real Casino are high, and that’s Dong Xuebing’s target. But he needs to find a way to enter.

After thinking for a while, Dong Xuebing snubbed his cigarette and said. “Call the front desk…”

Chu Feng picked up the phone in the room and called for staff.

A female staff entered and smiles. “Sir, do you need anything?”

Chu Feng looked at her. “We want to play cards. Bring us there.”

The female staff looked at them. “Ok. May I know what do you want to play? Mahjong? Pai gow? Three-card brag?”

Chu Feng looked at Dong Xuebing. He forgot to ask Chief Dong which game he is good at. But Dong Xuebing’s answer shocked him. He said. “Anything.” Chu Feng could feel sweat rolling down his forehead. Anything? Are you confident of winning at any game? Chu Feng quickly says. “Three-card brag.” Chu Feng knows how to play Chinese Poker, and if Chief Dong can’t win, he can take over.

The female staff walks out to make the arrangements. After a while, another staff entered the room.

“Sir, this way please.”

On the way to the room, Dong Xuebing had seen a Cards and chess room. But that place is for the guests to play cards, and not the Casino. The staff did not bring Dong Xuebing and Chu Feng to the Cards and Chess room. Instead, they walked along the corridor to a place with carpeted floors. Dong Xuebing and Chu Feng were brought to a bigger room filled with second-hand cigarette smoke. Four men are sitting at a table, and a croupier is standing beside them.

Chu Feng’s heart starts beating faster. He knew they are in the right place. This is one of the games outside of the Casino.

A young man at the table stood up angrily. “You all can take my place. I had lost everything.” He said, and left.

The other three players looked at Dong Xuebing and Chu Feng. They seem to be waiting for Dong Xuebing to join in. These three men are either tourists or gamblers, and Jin Di Mansion’s staff will arrange for people who want to gamble to play together. Jin Di Mansion will then collect ‘rental fees’ from the players.

The female croupier looked at Dong Xuebing. “Do you want to join in?”

Chu Feng asked. “What are the rules, and how much is the charges?”

The girl replied. “The charges for this room are 500 RMB per hour, and drinks and beer are provided. I believe you all should know the rules of Three-card brag. Three cards of the same rank are Three of a kind, and it’s the highest rank, followed by a flush, straight, and pair. 2,3,5 is the smallest hand of cards, but it will win Three of a kind. Oh, the bets are decided among the players.

An old man at the table said. “We are playing minimum bet 50 and maximum 1000.”

Dong Xuebing nodded and sat down. “Alright. Then I will just follow your rules.”

The croupier looked at Chu Feng. “Are you playing?”

“Let me take a look first.”

“Please follow me.”

The female staff knew Chu Feng and Dong Xuebing knows each other, and to prevent cheating, she brought Chu Feng somewhere further from the table.

At the table, a new game started. The female croupier shuffled and gave out the cards to the four players. Chu Feng was staring at Chief Dong’s back, curious to know why he is so confident.

The first round, Dong Xuebing folded and threw his cards towards the croupier.

The second game, Dong Xuebing, got a pair, and only one player followed. So, Dong Xuebing raised the bets to the maximum, 1,000 RMB. The old man immediately followed. Dong Xuebing bet another 1,000, and the old man followed. A few rounds later, the old man request Dong Xuebing to show his cards. The old man got a pair of A and won the round.

In the third game, after Dong Xuebing looked at his cards, he bet 1,000. One of the other three players folded, and the rest followed. After one round of betting, another player folded. Only the young man continued. In the end, Dong Xuebing lost as he only got three eights, and the young man got 3 Jacks.

The fourth game…

The fifth game…

Soon, the three players looked at Dong Xuebing as if he’s a sheep ready to be slaughtered by them.

But no matter how much Dong Xuebing lost, he didn’t bat an eyelid and continue to throw money into the pot.

Although Dong Xuebing had won some games, he still lost more than 30,000 RMB, which is equivalent to months of his salary.

Chu Feng can’t stand it. What’s going on? Didn’t Chief Dong say he is good at gambling? Why is he losing money? Damn! This is called good at gaming? Chu Feng knew Dong Xuebing had brought 50,000 RMB with him, and now, he had lost more than half of it. How are they going to gather enough evidence? Chu Feng went forward. “Boss, your luck is not good today. Do you want me to play for you?”

Dong Xuebing shook his head and threw his cards on the table. “I quit.”

The rest of the players don’t want him to leave. “Let’s play a few more games.”

Dong Xuebing waved his hand and waved the female staff over. “Come here.”

The staff walked out of the room with Dong Xuebing. “How can I help?”

Dong Xuebing asked. “The bets are too small, and it’s not fun. Are there any rooms with higher bets?”

The female staff looked at Dong Xuebing and thought for a while. “There is no higher limits table now. You got to wait until night. Let me know your room number, and I will call you when the higher limit games start.” If it’s other people, the staff will not bring them to the real Casino, as it’s perilous. But this person in front of her is wealthy, and the Casino needs customers like him. That’s why the staff decided to recommend Dong Xuebing to participate in the high rollers games at night, and she will get a cut from Dong Xuebing’s losses.

“Ok. I will wait for your call.” After that, Dong Xuebing and Chu Feng left.

In the corridor, Chu Feng asked. “Boss, you… how did you lose so much?”

Dong Xuebing whispered. “The money on the table earlier is not from Jin Di Mansion. Furthermore, the amount is too little, and it’s meaningless to win them.”

Chu Feng finally understood Dong Xuebing’s plan. He had lost money purposely to get into the real Casino. But… But you can’t even win those small-time players, how are you going to win in the Casino?

Chapter 213 – God of Gamblers Xiao Dong

After dinner in the evening, Dong Xuebing and Chu Feng returned to their room.

The moment they entered the room, the phone rang.

“Good evening Sir. Are you ready?” It’s the female croupier in the afternoon.

Dong Xuebing snubbed his cigarette. “Yes. When is it starting?”

“The games had started. Please wait. I will bring you there.”

After a while, the female staff knocked on Dong Xuebing’s door and brought them deeper into Jin Di Mansion. After a series of turns and walking past a courtyard, they stopped in front of a massive door. It looks like the entrance of a high-end conference hall and two men in suits was standing guard outside. The female staff spoke to the men, and they started to search Dong Xuebing and Chu Feng’s body. Maybe they are worried that guests would bring recording devices or cheating devices into the Casino. They don’t even allow mobile phones.

After a while, one of the men nodded. “You can enter.”

The other man who was searching Chu Feng said. “He is fine.”

The door opened, and it was bustling with activities inside. Dong Xuebing entered and saw men and women crowding at a small table, staring at three dices. The dices jumped and knocked against each other before stopping, showing the number. Some of the people at the table laughed excitedly, and some slapped their foreheads in frustration. On the other side of the hall, there are several smaller rooms. It should be a place for people to play Mahjong or Three-card Brag. The bets here should be much higher than the rooms outside.

The hall was noisy, and Dong Xuebing could hear shouts, cheers, cursing, etc.

Chu Feng swallowed his saliva. “Boss, what are we going to play?”

Dong Xuebing has not decided and looked around. “Hmmm… let’s play roulette first.”

Chu Feng was nervous. Chief Dong only has slightly more than 20,000 RMB, and he only has a few thousand with him. Can they win a few hundred thousand with their capital? From the Three-card brag game earlier, Chief Dong’s gambling skills are not as excellent as he claims. Will this be a wasted trip? Chu Feng knew Chief Dong’s plan might work. But the problem is how are they going to win so much money from the Casino? This might be difficult even for an expert!

Roulette is common in Casinos.

Dong Xuebing had never played roulette before and didn’t know this is the US version, or the European version is. There are many sections on the wheel, and there are more than 30 numbers. Every number is either red or black. Dong Xuebing knew he could bet on the color or the numbers. The payouts for odd/even, red/black should be 1:1. Payouts for the numbers are higher. He can choose to bet on a single number, two numbers, or rows of numbers. As long as the small ball lands on the number which you bet, you win.

The roulette dealer is standing at the table with his hands on his stomach. He was waiting for the players to place their bets.

Dong Xuebing looked at him and asked. “Are there any limits? What’s the maximum bet?”

The dealer smiled. “Sir, we don’t have limits here. You can bet as much as you want.”

Dong Xuebing looked at the payout table. Hmmm…. The smallest payout 1:1 is the colors and odd/even. The biggest payout is a single number, and it’s 1:35. Dong Xuebing thought for a while and threw 5,000 RMB on the table. “Number 5.” This Casino is not like those legal Casinos where players use chips. They only accept cash.

The players around looked at Dong Xuebing as it’s rare to see people betting on single numbers.

Chu Feng was panicking. 5,000 RMB on the first bet, and it’s still on a single number? Is Chief Dong here to give the Casino money?

Even the craziest gambler seldom bet on a single number. There are more than 30 numbers on the wheel, and it’s almost impossible for the ball to land on the number you bet. If not, the payouts will not be 1:35. Most people will bet on odd/even, colors, for multiple numbers.

After everyone had placed their bets, the dealer spins the wheel.

After a few seconds, the dealer dropped the ball. Ta… ta… ta… The small ball jumped around on the wheel as the wheel spins. The wheel slowed down to a stop, and the ball rolled to number 13.

“Ah… Lost again!”

“Hahaha… I won!”

The dealer starts to collect money and issue the payouts to the winners.

Chu Feng moved closer. “Boss…”

Dong Xuebing waved his hand and took a deep breath. It’s time to start.

The players were throwing their money on the table, placing their bets.

The dealer smiled. “Are there any more bets? If not, I will start the wheel.”

“Wait.” Dong Xuebing thought for a while and threw 10,000RMB on the table. “Number 7. 10,000 RMB.”

Chu Feng sighed in his heart. He is betting on a single number again. What are the chances of winning? What is Chief Dong thinking?

The roulette wheel spins…

5 seconds…

10 seconds…

20 seconds…

Under the watchful eyes of the players, the small ball landed on 32 first, before jumping to the number 15 beside it!

Dong Xuebing narrowed his eyes. BACK 2 minutes!

Everything flashed!

The roulette wheel is stationary, and the players are placing their bets.

The dealer looked at Dong Xuebing and smiled. “Are there any more bets? If not, I will start the wheel.”

“Wait.” Dong Xuebing tried his best to use the same expression and tone and threw 10,000 RMB on the table. “Number 15, 10,000 RMB.” Because of the probability of the Butterfly effect, Dong Xuebing maintained the same movements and expressions. He does not want to influence the dealer and change his strength when he spins the wheel. If that happens, BACK will be useless.

The dealer spins the wheel.

30 seconds…

60 seconds…

80 seconds…

The wheel slowed down, and the small ball landed on number 17 and jumped to number 32. Dong Xuebing did feel some difference from before, and the ball bounced from number 32 to 15 and stopped. Dong Xuebing was relieved. That’s a small butterfly effect, but it did not change the result.

The dealer was stunned to see the ball stop on number 15.

The surrounding players looked at Dong Xuebing, thinking to themselves what a lucky man.

Chu Feng took a deep breath and clenched his fist tightly. 15! It’s number 15! This is winning the top prize!

Dong Xuebing smiled. “I won, right?”

“Congratulations. Please wait for a moment.” The dealer looked at Dong Xuebing and walked to a box not far away. He took out 350,000 RMB from the box and passed it to Dong Xuebing.

Chu Feng did not expect Chief Dong to be so lucky to pick the winning number from over 30 numbers. 350,000 RMB! They had accomplished their mission with this amount. Based on their plans, they should inform Chief Liang to send his men to raid this place. He waited for Dong Xuebing to give him the signal, but Chief Dong did not even look at him. He was continuing to gamble!

Chu Feng was stunned. What is Chief Dong doing?

Dong Xuebing wants to continue. 350,000 RMB is not sufficient to bring down Jin Di Mansion. Since he is here, he must make sure he shut down Jin Di Mansion with a heavy blow! Dong Xuebing wants to settle the score for Yu Meixia, Zhou Mei, and the villagers!

“Please place your bets.” The dealer smiled.

Dong Xuebing threw a stack of notes without thinking. “50,000 RMB on number 14.”

Dong Xuebing did not use BACK for the following few rounds and lost 5 to 6 times. He only has 100,000 left! It’s not that Dong Xuebing doesn’t want to win, but people will get suspicious if he wins every round.

The 7th round.

Dong Xuebing took a deep breath and pushed all his money forward. “100,000 RMB on number 8!”

The dealer and other players are used to Dong Xuebing’s crazy antics, and they continued with their bets.

The wheel starts spinning!

The small ball is moving along the wheel.

After about 1 minute, the wheel starts to slow down, and the ball stopped on number 33!

BACK 2 minutes!

Time returned to 2 minutes ago!

“Please place your bets.” The dealer had a smile on his face.

Dong Xuebing pushed his money forward. “100,000 RMB on number 33.”

But this time, the result is different from before. Maybe the dealer had used more strength. After around 1 minute, the ball did not stop on number 33. It stopped on number 17, and the number beside it is 33.

Dong Xuebing did not waste a second and mumbled: “BACK 2 minutes!”

Time returned to 2 minutes ago, again!

“Please place your bets.” The dealer said.

Dong Xuebing had hesitations in his heart as he pushed his money forward. “100,000 RMB… on number 17!”

The wheel starts spinning.

Chu Feng was staring at the small ball, and sweat was rolling down from his forehead. That’s all the money they have. If they lose, the plan to take down Jin Di Mansion will fail. What is Chief Dong thinking? How can he depend on luck to carry out this plan? It’s too risky!

When the ball stops, Chu Feng could not believe his eyes!

17!

It’s number 17!

The dealer’s face changed and looked at Dong Xuebing!

“Dong Xuebing laughed. “I won… 3.5 million? It’s a big win!”

3.5 million??

The surrounding players were stunned when they heard Dong Xuebing! They started whispering among themselves. Since this Casino is opened, some people won more than 1 million RMB. But no one had ever heard of anyone winning 3.5 million! This amount is almost the Casino’s one-day takings!

Dong Xuebing looked at the dealer. “Are you going to give me my money?”

“Sorry. We need some time to prepare.” The dealer paused for a while and went to make a phone call on a counter beside.

Chu Feng looked at Chief Dong’s relaxed look and drew in a deep breath. Luck? Coincidental? Chu Feng felt roulette was a game of chance, but now, he doesn’t believe it. How can someone bet on the winning number twice? This is impossible! The probability is lesser than 1/1000! Chu Feng noticed both times Chief Dong bet on the winning number were when he does not have any money left. Coupled with what Chief Dong said before coming to Jin Di Mansion, Chu Feng has reasons to believe Chief Dong knew the winning number!!

But is this possible?

Chu Feng doesn’t believe it, but this is the fact! He was shocked. The more he followed Chief Dong, the more he discovers how miraculous Chief Dong is. Is there anything Chief Dong is not good at? He is an expert in unarmed combat! He is a marksman! Now, he proved himself to be an expert in gambling…

At the same time.

Ma Dakai, the ‘boss’ of Jin Di Mansion, and also the person in charge of Casino, is in his office talking to Qian Fei over the phone. They are discussing how to deal with the newly posted Deputy Bureau Chief Dong. Ma Dakai knew Jin Di Mansion is not clean, and he is eager to get rid of Chief Dong. If any Public Security leaders are going to pursue the murder case or other related cases, Jin Di Mansion will have to take precautions, and their businesses will be affected.

“We cannot be heavy-handed and blow up this matter.” Qian Fei grumbled.

Ma Dakai asked. “Yu Meixia’s incident should have given Dong Xuebing a warning, and I think he should not come after us anymore, right?”

Qian Fei replied. “Not necessary. We need to prepare against him. If he still wants to find trouble with us, then don’t blame me!” Qian Fei paused for a while and asked. “How’s the mansion? Are there any problems with the Casino?”

Ma Dakai laughed. “How can there be problems with the Casino?”

“It’s better to be careful. The other cases can be easily deal with as all the evidence had been destroyed. Even if anyone wants to touch us, they cannot do anything. But the Casino is the mansion’s weak point, and nothing must happen to it. If the Casino is caught, the mansion will be gone, and even my father cannot do anything. Understand?”

“Don’t worry. I am here.”

Ma Dakai and Qian Fei knew the Casino is Jin Di Mansion’s lifeline. Jin Di Mansion’s annual profits are not even the Casino’s one-week earnings. That’s why Ma Dakai took pains to set the location of the Casino in Jin Di Mansion. Also, if the Police are at the main entrance of Jin Di Mansion, Ma Dakai will still have a few minutes to move the gambling tools and money away. The Police will not get any evidence of the Casino.

Ring, ring… The phone on the desk rang.

Ma Dakai hung up with Qian Fei and answered the phone. “Hello.”

“Manager Ma, someone had just bet on a single number and won 3.5 million at the roulette table.”

Ma Dakai’s face changed. “3.5 million? How did he place his bets? Did he cheat?”

The dealer quickly replied. “I don’t think so. He bet on a single number every time, and I think he might be just lucky. Errr… should we pay him the money?”

Ma Dakai thought for a while. “Get his room number and pay him his winnings. But the roulette table must be close today. Tell the players that there is some problem with the roulette wheel and get someone to check it.” Ma Dakai must uphold the reputation of the Casino. If the Casino refuses to pay out the winnings, no one will come again. But Ma Dakai will not just payout 3.5 million like this. He plans to get the money back after this guest leaves!

Casino’s main hall.

The dealer carried a big box to Dong Xuebing. “This is 3.5 million. Please check.” The Casino has cash for its operations. But after paying out so much money, the Casino does not have much left.

Dong Xuebing nodded and looked at Chu Feng.

Chu Feng understood and went to check the amount.

After a while, Chu Feng said. “Boss, the amount is correct.”

Dong Xuebing laughed. “Can we continue?”

The dealer smiled. “Sorry. The roulette wheel has some problems, and someone will be coming over to repair it.”

The other players grumbled, but everyone knew what was going on. The Casino is afraid this man will continue winning.

Dong Xuebing shrugged his shoulders and pushed his sunglasses twice.

Chu Feng narrowed his eyes. This was the signal they had discussed before. After Dong Xuebing went to play at the dice table, Chu Feng made an excuse and left the Casino. He returned to their room and secretly made a phone call in the toilet.

“Hello, Chief Liang? I’m Xiao Chu from Hui Tian Village Station.”

Liang Chengpeng had just finished dinner and was surprised. Why is an officer calling him on his phone?

Chu Feng quickly said. “It’s like this. Chief Dong and I are at Jin Di Mansion now. Chief Dong wants me to tell you to bring some people here to raid the Casino.”

“Gambling raid? Xiao Dong is ready?”

“Yes. Everything is ready.”

“The gambling money?”

“The gambling money is in our hands!”

Liang Chengpeng paused for a second. “Alright. I will get people there!” He doesn’t know how Dong Xuebing gets the gambling money from Jin Di Mansion, but he should not lie about this. That’s why Liang Chengpeng did not ask for more details and called someone to bring a team of officers to Jin Di Mansion!

The person in charge of this raid is Deputy Team Leader Feng. From the phone call, he could tell Chief Liang is treating this raid seriously, and he immediately calls more than a dozen officers he trusted to go with him. He will not call the officers who had dealings with Chief Hu, Chief Zhao, and Jin Di Mansion. With his team, Deputy Team Leader arrived at the entrance of Jin Di Mansion within 30 minutes.

The captain at Jin Di Mansion saw the Police and quickly ran in to inform the Casino.

Team Leader Feng did not waste any time outside. He ordered: “Rush in! If anyone dares to stop us, you all can open fire!”

A group of officers took out their guns and ran into Jin Di Mansion. At the lobby, Chu Feng, who had washed his hair and removed his disguise, walked over to Deputy Team Leader Feng. Chief Liang told Deputy Team Leader Feng about Chu Feng, and after confirming Chu Feng’s identity, he ordered his men to follow Chu Feng to the Casino.

The Casino was in chaos.

“The Police are here! Get out of the back door! Quick!” A few Jin Di Mansion staff quickly open a back door and blocked the main entrance. Although the staff is in a hurry, they are not panicking as this is not the first time.

Within a minute, the gamblers had all left.

At the same time, a few men in suits carried the gambling tools away, and the dealers went to move the cash. The gambling tools like the roulette wheel, and the money was carried away in small trolleys. These people were well trained, and soon, no one is left in the Casino.

About 2 minutes later, Crash!!! The door of the Casino was kicked opened by Deputy Team Leader Feng and Chu Feng!

Not a single soul is inside! There are only a few tables and chairs!

“Search!” Deputy Team Leader Feng’s face turned black. Damn! He knew he couldn’t get anything again!

The officers spread out to search for evidence. Some even went out of the back door.

At the back, Ma Dakai entered the hall. “Team Leader Feng, what are you doing? Ah?”

Deputy Team Leader Feng replied. “Gambling raid!”

Ma Dakai sneered. “We are running a resort, and it’s a legitimate business. Can you don’t accuse me? Gambling raid? Who is gambling? Where?”

After a while, a few officers returned. “Team Leader Feng, we can’t find any gambling tools and money.”

Ma Dakai sneered. All the money had been carried away, and the gambling tools are hidden. No one can find anything. The few minutes since Police arrived at the main entrance was enough for the staff to clear everything. Before the Casino was opened, he and Qian Fei had trained the staff personally. All of them can run faster than a rabbit!

Deputy Team Leader Feng stared at Chu Feng. “Xiao Chu!”

Chu Feng was troubled and thought, where did Chief Dong go?

Ma Dakai waved his hand. “Everyone! There is no Casino here! Please go back!”

“Haha… Who says there is no Casino here?” Suddenly, a young man with yellow hair entered through the back door. He was wearing a pair of sunglasses and smiling happily.

Ma Dakai was stunned. “Who are you?”

Other than Chu Feng, no one recognize Dong Xuebing.

Dong Xuebing felt good. “Who am I? Are you asking me? I am gambling here earlier.”

Deputy Team Leader Feng and the rest of the officers were dumbfounded. Damn! This is the first time they had met someone so honest. This young man had gambled and did not run away from the Police? Why did he come back? Is he crazy? Deputy Team Leader Feng had met all sorts of people over the years, but he had never seen anyone surrendering to the Police with a smile on his face!

Ma Dakai stared at Dong Xuebing. “Young Man! Watch your words!”

Deputy Team Leader Feng asked. “Are you gambling here earlier? Where are the rest of the people?”

Dong Xuebing replied helplessly. “They got away.”

Deputy Team Leader Feng frowned. Even with a witness, they couldn’t do anything if they don’t have any evidence.

Ma Dakai gave Dong Xuebing a threatening stare.

Dong Xuebing pretended to be puzzled. “Eh? Manager Ma? Why are you staring at me?”

Ma Dakai roared. “Our Jin Di Mansion doesn’t have Casino! Where did you gamble? Ah? Young Man, you better watch your words, or I will sue you!”

Dong Xuebing smacked his lips. “Manager Ma, this is not right. We should all be honest. I had just gambled at the roulette table. Why are you lying? You are also in your forties. Telling lies is not a good comrade.”

Chu Feng almost laughs out when he heard Dong Xuebing making fun of Ma Dakai.

Ma Dakai was furious. Since when did anyone dare to make fun of him?!

Deputy Team Leader Feng felt the young man in sunglasses is mad. Why is he so happy when he is about to get arrested for gambling?

Dong Xuebing looked at his watch and laughed. “Alright. It’s about time, and I will not joke with you all. Old Feng, arrest them!”

Old Feng???

Deputy Team Leader Feng almost vomit blood. Old Feng? Who are you to call me that?

Dong Xuebing saw no one moving, and he removed his sunglasses. He brushed his hair and asked. “What’s wrong? You all don’t recognize me after I dyed my hair?”

Deputy Team Leader Feng gasped. “Chief Dong?!”

All the officers were stunned, and Ma Dakai’s face changed.

Dong Xuebing laughed. “Old Feng, go ahead and arrest them. I had contacted the higher-ups, and the whole mansion is surrounded. No one can escape today!”

Ma Dakai shouted. “Arrest us? There is no Casino here! Who gives you the right to arrest us? Ah?”

Dong Xuebing looked at him. “Manager Ma, you are so dishonest. No Casino? Come and see for yourself what this is.” Dong Xuebing, who was standing at the backdoor, reached outside and threw a roulette wheel and poker cards into the hall. “Are these things called gambling tools?”

Earlier, when the Casino’s staff and guests are retreating, Dong Xuebing followed them secretly. Amid the chaos, no one noticed Dong Xuebing as he blends in with the other gamblers. In the end, Dong Xuebing saw where the staff hides gambling tools. It was a secluded room. The door of the room is hidden underneath the carpet, and there are more gambling tools inside. Dong Xuebing had used BACK to knock out two men in suits to get these tools. If not, the Police will not find the hidden door.

Ma Dakai turns pale. “Those… those are what we rented out to our guest. It’s for family entertainment!”

Dong Xuebing can’t be bothered to argue with him. He walked out of the backdoor and carried a big box in. He threw the box on the floor, and bundles of cash dropped out. “There are 3.5 million here. It’s what I won from your Casino. Don’t tell me you don’t know what this is called. Hahaha…. This is gambling money!”

MA Dakai was shocked. That person who won 3.5 million is Dong Xuebing?!

Ma Dakai immediately retorted. “That is not our money! You are lying!”

Dong Xuebing replied. “Stop struggling. There are fingerprints on the notes and the box. We can easily find out where the money comes from. Team Leader Feng, we got gambling tools and money. Later, let Xiao Chu bring you to identify the staff and gamblers. Maybe you can find more money!”

Chapter 214 – Jin Di Mansion close down

From outside of Jin Di Mansion, several armed Police officers rushed in. Dong Xuebing asked Deputy Team Leader Feng and Chu Feng to lead them to arrest Ma Dakai, Ma San, the mid to high-level staff, and the ones who had gambled in the Casino earlier. Almost 30 people were arrested. Qian Fei is in the shadows, and currently, there is no evidence pointing to him. The staff, who were not in Jin Di Mansion, were arrested in their homes.

Now, Jin Di Mansion is in a mess, and everyone involved was scared.

Qian Fei, who was having dinner with a friend, received news of the gambling raid in Jin Di Mansion. Dong Xuebing had found evidence of Casino there. Crash!!! Qian Fei flipped the table in anger. Plates and bowls of food were thrown all over the place. Dong Xuebing! I will kill you!

About 20 minutes later, a few vehicles arrived at the entrance of Jin Di Mansion.

Liang Chengpeng had called for a meeting at the crime scene, and Hu Yiguo, Qin Yong, Zhao Jingsong, Hu Silian, and the rest had arrived.

In an office located in Jin Di Mansion. Liang Chengpeng looked at Dong Xuebing. “How’s the situation now?”

Dong Xuebing replied. “We have arrested about 30 people involved, and we are questioning them separately to gather more evidence.”

Hu Yiguo said with an angry expression. “It’s only a gambling raid. Do you need to arrest so many people? You are making a big fuss over a minor issue!”

Dong Xuebing stared at Hu Yiguo. “Chief Hu, if it is only related to gambling, it is a big fuss. But you should know about the reports filed by the villagers. Jin Di Mansion’s Casino is related to several cases of death and rape. In the past, we don’t have evidence. Now, we have evidence that Jin Di Mansion is operating an illegal Casino. Of course, we must investigate all these reports thoroughly. If these cases are considered minor issues, what are the serious cases? Am I making a big fuss?”

Other than a few people, the rest of the leaders in the Public Security only heard about the gambling raid. They don’t know about the details, and Qin Yong was one of them. He asked. “Chief Dong, what’s the progress of this case? Have you recovered the gambling tools and how much gambling money is seized?”

Dong Xuebing replied. “3.5 million.”

Zhao Jingsong took a deep breath, and his face changed.

Hu Silian and Qin Yong were stunned. So much money is seized? Jin Di Mansion had always been cautious, and Chief Liang had searched here twice with no results. How did Chief Dong get these pieces of evidence? How come Chief Dong can solve any case?

Liang Chengpeng was in a good mood, but he maintained his composure. “Let me tell you all the details. In the afternoon, Chief Dong and an officer entered Jin Di Mansion to gather evidence. Chief Dong had put himself in danger to enter the Casino and won 3.5 million cash there. At the same time, he found the location where the Casino hides their gambling tools. These are critical evidence in this case.”

Won 3.5 million?

The gambling money is won by Chief Dong through gambling?

Qin Yong and Hu Silian looked at each other. The first thought that came to their minds is Dong Xuebing is too capable. Other than him, who can win so much money through gambling? It’s almost impossible. But Chief Dong managed to pull it off. How did he win so much money?

Hu Yiguo knew the Casino had tight security, and even if the Police conducted a surprise check, they would not find the money. When he heard Dong Xuebing had seized the gambling money, he doesn’t believe it. But after hearing from Liang Chengpeng, he finally understood how Dong Xuebing got his hands on the gambling money. This is too despicable. “As a leader with the Public Security, how can you participate in gambling? Chief Dong! This is entrapment! According to the law, the evidence acquired through this method cannot be used in court!”

Dong Xuebing sneered. “What is the definition of entrapment? It is when a law enforcer lured someone, who had no intention of breaking the law, to commit a crime. When I enter Jin Di Mansion, they are already engaging in illegal activities. I am only preventing Jin Di Mansion’s staff from removing the evidence. How can this be considered entrapment?”

Hu Yiguo replied coldly. “We are law enforcers, and we should not gamble! Nonsense!”

Dong Xuebing was not afraid of getting in arguments. “Are you telling me that there is no Casino in Jin Di Mansion, and we should release everyone?”

Hu Yiguo gave Dong Xuebing a stare. “When did I say I want to release them? I only want to remind you of how you should act!”

Dong Xuebing looked at Hu Yiguo. “Be it a black cat or a white cat; it’s a good cat as long as it can catch mice. The extraordinary case requires extreme measures! If I did not use this method, I would not have control over Jin Di Mansion’s gambling money. We will not find a single cent in the Casino, and who will help the villagers air their grievances? When can we solve these cases?”

Hu Yiguo was furious. “You…”

“Enough!” Liang Chengpeng banged on the table. “Chief Dong had done a good job!”

One sentence from Chief Liang ended the argument, and Hu Yiguo can only clench his fist silently.

Liang Chengpeng announced. “Chief Dong, you are the one who got the evidence, you will continue to follow up on this case. You will head the investigation team and gather information on all the cases related to Jin Di Mansion!”

Dong Xuebing replied. “Thank you for your trust. I will complete this mission!”

Liang Chengpeng nodded. Xiao Dong is different from others. When other people take over a case, they will think of excuses in the event of failing to solve the case first. No one will dare to claim they will solve it. But Chief Dong’s reply is the same every time. “I will complete this mission!” This showed his confidence and feels good to hear it. The result? All the tasks given to him were completed! What is this called? Capability!

After leaving the room, the rest of the leaders left Jin Di Mansion, except for Hu Silian and Qin Yong.

Qin Yong went up to Dong Xuebing with a smile. “Chief Dong, I was still thinking of playing mahjong with you during the Labor Day holidays. Luckily you went to Beijing. Hahaha… I will not dare to play mahjong with you in the future.”

Dong Xuebing laughed. “I am lucky today.”

Hu Silian asked curiously. “What did you play in the Casino?”

“Roulette…”

Roulette seems to have nothing to do with skills or techniques. Qin Yong paused for a few seconds and asked softly: “Are there any techniques to win?”

Dong Xuebing laughed. “It’s just some small tricks.”

Qin Yong points at Dong Xuebing. “You… you are always so humble. I heard you are a marksman. Let’s practice together someday. Haha…”

……

On the side, Hu Yiguo is on the phone with Qian Fei.

Hu Yiguo suppressed his anger and said. “Chief Liang had let Dong Xuebing handle this case. I cannot interfere.”

Qian Fei asked. “What did they find?”

“They found 3.5 million of gambling money and gambling tools. The death cases are still under investigation, but they don’t have any evidence yet.” Hu Yiguo paused for a while and said. “You better go into hiding for now. I can tell Chief Liang wants to get to the bottom of these cases. They might find some evidence against you…”

Qian Fei snorted. “Don’t worry. My men’s lips are tight, and they will not find out anything.” Qian Fei trusted his men and knew they would never betray him. His men are worried about their family members’ safety. Even without Jin Di Mansion, one word from Qian Fei can let their family members disappear.

But things did not go according to Qian Fei’s expectation.

…….

“Team Leader Feng, what have you find out?” Dong Xuebing walked over to Deputy Team Leader Feng.

Deputy Team Leader Feng frowned. “We had questioned all of them, and no one revealed anything. They even denied the Casino, let alone the death cases. Sigh… these people’s lips are tight. I think they had received instructions not to reveal anything to the Police by someone.”

Dong Xuebing rubbed the center of his brows. “What else did we find in Jin Di Mansion?”

Deputy Team Leader Feng replied. “On the second floor, we found a group of prostitutes. Most of them are locals in Yan Tai County, and two of them claimed to be forced into prostitution by Jin Di Mansion’s people to repay their husbands’ debts.”

Dong Xuebing nodded. There’s enough evidence for the gambling and prostitution charges. Even if these people don’t say anything, they will still be charged. But the charges are too light. Dong Xuebing wants to solve those death cases, and he might find clues linking Qian Fei, Hu Yiguo, and the rest to those cases.

“I will interrogate them.” Dong Xuebing decided to interrogate the arrested suspects personally.

“Who do you want to question?”

“Ma San. This person is close to Qian Fei and should know a lot of things.”

“Ok. I will make the arrangements.”

“Oh, after I enter the room, don’t let anyone interrupt me. No matter what happens, don’t enter the room.”

Deputy Team Leader Feng’s heart skipped a beat and nodded. What is Chief Dong going to do? Force a confession through torture?

In a small room, Dong Xuebing met Ma San, who was handcuffed. He was sitting down with a laid-back attitude, humming a tune. But if you observe him, you could tell he was panicking from his eyes. His reaction was only a cover-up. Dong Xuebing smiled and locked the door behind him.

Ma San looked up. “Oh, Chief Dong.”

Dong Xuebing sat down in front of him. “Tell me everything. Do you know Yu Zhuang? How did he die?”

Ma San asked with a blank expression. “Who is Yu Zhuang? I don’t know him.”

Yu Zhuang is Yu Meixia’s husband. Dong Xuebing continued. “About half a year ago, Yu Zhuang was lured to the Casino and lost a lot of money. The last time he left home, he said he is going to Jin Di Mansion. That was the last time he was seen, and his body is found beside a river. You don’t know him?”

Ma San replied. “Oh, it’s him? The Police had investigated and concluded he had committed suicide.”

Dong Xuebing said coldly. “Since you refuse to admit, then don’t blame me.”

Ma San was stunned and moved his body backward. “What are you going to do?”

Extreme measures must be used on these thugs. Dong Xuebing stood up and walked over to the desk to pick up a fountain pen. He removed the pen’s cover and walked over to Ma San. He pulled his chair closer and sat down. “My patience is limited. I will ask you again. How did Yu Zhuang die?”

Ma San looked at the pointed part of the fountain pen. “I don’t know!”

Dong Xuebing nodded. “Fine.”

Ma San doesn’t believe Dong Xuebing will torture him. At most, Dong Xuebing would only punch him a few times, but to stab him with a fountain pen? Impossible! He is the County’s Public Security Deputy Bureau Chief, and he will be in trouble if he dares to hurt a suspect. That’s why Ma San continued to feign ignorance.

But some things didn’t go according to his expectations.

Dong Xuebing did not say anything and used the fountain pen to stab Ma San’s thighs!

Ma San screamed in pain and pressed on his wound with his handcuffed hands. “Ah! Are you crazy?! What are you doing?!

Dong Xuebing asked calmly. “How did Yu Zhuang die?”

Ma San screamed. “Help! Help! Save me!”

Dong Xuebing looked at Ma San coldly and stabbed him on his shoulder with the fountain pen. Blood starts to flow out from his wounds.

“You are mad! Ah! You are crazy!” Ma San screamed. He is terrified now. “I will say! I will tell you everything I know! Yu Zhuang is beaten to death in Jin Di Mansion! Ah!” Ma San panted and continued. “It’s my 3rd Uncle, Ma Dakai, who ordered people to beat him up! We didn’t want to kill him. Yu Zhuang had owed us a lot of money, and my Uncle wants him to bring his wife and daughter over. But Yu Zhuang refused, and, in the end, he was beaten to death!”

Dong Xuebing frowned. “Is Qian Fei related to this?”

Ma San was sweating from the pain. “Yes. But I don’t know the details as I am not at the scene. When Yu Zhuang was beaten to death, Qian Fei and my Uncle were there. After that, they called me, and another man by the name of An Zi, to dump the body by the riverside. Ah! I had told you everything I know! Hurry and stop the bleeding! Ah… Call the ambulance!”

Dong Xuebing looked at him coldly. “What about the other cases?”

Ma San replied. “That’s all I know!”

Dong Xuebing raised his hand the third time and stabbed the fountain pen into Ma San’s other leg. “Speak!”

“Ah!” Ma San screamed. “Stop! Please stop! I will tell you everything! There is another death case! Ah… it was about a year ago. He is not a local and had won over a million from the Casino. After he left, Manager Qian and my 3rd Uncle ordered us to snatch his winnings. But that man retaliated and still wanted to report us to the Police… in the end, my Uncle and his men beat him to death.”

Dong Xuebing did not know about this case. “What about the body?”

Ma San replied. “It’s… it’s… buried at the back of Jin Di Mansion.”

Dong Xuebing asked. “Why didn’t you all bury Yu Zhuang’s body?”

“Because… he is a local. Many people know he is at Jin Di Mansion, and my Uncle says to make it look like he had committed suicide. That man is not a local, and no one knows he had been to Jin Di Mansion. That’s why we buried him!”

“Continue! What else do you know?”

“That’s all! Really! I had told you everything I know!”

Dong Xuebing looked at Ma San and said. “BACK, 3 minutes!”

The screams stopped!

Dong Xuebing felt giddy, and after he regained his senses, Ma San was sitting in front of him.

“Who is Yu Zhuang? I don’t know him.” Ma San refused to admit.

Time had returned to 3 minutes ago!

Dong Xuebing smiled coldly and lit a cigarette. “Ma San. Do you think I dare to arrest people without evidence? Ah? About half a year ago, your 3rd Uncle, Ma Dakai and Qian Fei were interested in Yu Zhuang’s wife and daughter. They tried to force Yu Zhuang to use his wife and daughter to repay his debts, but he refused and was beaten to death by you all. To make him look like he had killed himself, your Uncle asked you to dump his body by the riverside. Oh… someone by the name of An Zi was ordered to dump the body with you. Am I right?”

Ma San was stunned!

Dong Xuebing stared at him. “What else do you have to say?”

Ma San stood up and shouted. “No! It’s not what you said!”

Dong Xuebing slowly continued. “There is another case which happened about a year ago. A man from other provinces had won money in Jin Di Mansion. But in the end, you all killed him to snatch his winnings. After he was killed, you and your men buried him in the mountains behind Jin Di Mansion. Did this happen?”

Ma San’s face turned green. He couldn’t understand how Dong Xuebing got to know about this!

Dong Xuebing laughed. “You think we do not have evidence against you all? You think everything will be fine as long as you keep quiet?” Dong Xuebing stopped smiling and gave Ma San a kick to his stomach suddenly. “That’s two lives! You had taken away two lives!”

Ma San’s face was pale. He knew someone from Jin Di Mansion had leaked this information to the Police. But only a handful of people knows about these incidents. Even the other top management leaders do not know about this. Who is the betrayer?

Dong Xuebing continued. “Ma San. This are two murder cases. The body in the back mountains will be retrieved soon. If you want to atone your crimes, you better tell us everything you know. You should know what’s the punishment for murder! Death sentence! From the evidence we gathered, you will not see the sun for the rest of your life.”

Ma San panics. “No! It’s not me! Chief Dong! I did not kill them!”

Dong Xuebing banged the table. “If it’s not you, who is the murder?!”

Ma San quickly shouted. “It’s Da Tou! He is the one who killed the man buried at the back of Jin Di Mansion! He is not a staff of Jin Di Mansion! He is Qian Fei’s subordinate! I know where he lives, and I know where the body is buried. Can I get a lighter sentence? I did not kill anyone!”

Da Tou? Dong Xuebing had heard of this name more than once. Scarface had mentioned this name before. It’s this person who told him about Yu Meixia. So, Yu Meixia’s abduction is planned by Qian Fei!

Dong Xuebing was furious. “Stand up and come with me!”

After exiting from the room, Deputy Team Leader Feng, who was waiting outside, went up to Dong Xuebing. “Ma San…”

Dong Xuebing said. “He confessed.”

Deputy Team Leader Feng was stunned. “He confessed? What did he say?”

Dong Xuebing gave Ma San a piece of paper and got him to write down an address. He passed the address to Deputy Team Leader Feng and said. “A man by the name of Da Tou is living in this address. He is the main suspect of a murder case. You must arrest him before morning. Also, don’t let anyone know about this. You must bring one or two trusted men with you to arrest him. News of his arrest must not be leaked! Da Tou should not know we are going to arrest him yet, so you must act fast!”

Deputy Team Leader Feng nodded. “Don’t worry! I will not let him escape!”

Dong Xuebing paused for a while and lowered his voice. “Also, arrest Qian Fei secretly.”

Deputy Team Leader Feng was shocked. “Arrest him.”

Dong Xuebing replied. “Only both of us know about this. Don’t tell anybody, including Chief Liang. Ma San had confessed that Qian Fei is involved in the murder cases. Just go ahead and arrest him. I will answer if anything happens! You must not let him escape!”

Deputy Team Leader Feng gritted his teeth and nodded.

Dong Xuebing had gotten Deputy Team Leader Feng’s respect now. Deputy Team Leader Feng had interrogated Ma San and the rest and did not get any useful information. But Chief Dong took less than 5 minutes to make Ma San confess! Sigh… Deputy Team Leader Feng was ashamed of himself. Maybe this is the reason why Dong Xuebing is a Deputy Bureau Chief, and he is only a Deputy Team Leader!

After Deputy Team Leader Feng left to arrest Da Tou and Qian Fei, Dong Xuebing locked Ma San in a room. He got Chu Feng and two officers to follow him to the back mountains. The location where the body was buried.

First shoveled…

Second, shoveled…

Third Shoveled…

After digging for a while, a badly decomposed body was exposed.

Dong Xuebing almost vomited and took a few steps back. His phone rang, and it was Chief Liang.

“What’s going on?” Liang Chengpeng’s tone was angry. “I heard you had arrested Qian Fei? You are too rash!”

Dong Xuebing replied slowly. “Chief Liang, Ma San had confessed and Qian Fei in involved. We found a body buried behind Jin Di Mansion and is related to a murder case that happened one year ago. The mastermind is also Qian Fei and Ma Dakai. We got both the witness and evidence. I think this is the right time to act.”

Liang Chengpeng paused for a few seconds. “So fast? You got the witness and the evidence?”

“Yes.”

Liang Chengpeng laughed to himself. The investigation team was only set up a few hours ago. While everyone is prepared for a prolonged battle, you suddenly solved the case? You are too fast. “Good job! I will inform the higher-ups to give you credits! Cordon the area around the body! I will go over now!”

The body was dug out, and all the leaders in the County Government were alarmed. A Deputy County Mayor and the County’s Political and Legal Affairs Commission’s Secretary arrived at the crime scene!

Everyone knew that from this day onwards, Jin Di Mansion would be gone!

Jin Di Mansion had closed down!

Chapter 215 – The Flowerpot from above

A few days later, Dong Xuebing met the Deputy Team Leader Feng outside of the Bureau’s main gate.

“Old Feng, how’s the progress on Jin Di Mansion’s case?”

“Thanks to you, all of them, except for Qian Fei and Ma Dakai, confessed.”

“Them? What can they do with all the evidence pointing to them?”

“That’s right. I think this case can be close soon.”

The day after the body was discovered, this case was no longer under Dong Xuebing. Jin Di Mansion is involved in 2 death cases, and things had got out of proportion. The higher-ups had imposed lots of pressure on the Bureau, and Liang Chengpeng had to take over this case. The Prosecutor Office also got involved with the investigation. Dong Xuebing was the most junior among the County Public Security’s Deputy Chiefs, and he is not suitable to lead such a significant case. However, Dong Xuebing will still get the credit he deserves in this case. Since that day, all the officers in the Bureau looked at Dong Xuebing differently.

After walking up the stairs, Dong Xuebing met Hu Yiguo and Zhao Jingsong. They looked exhausted as if they had worked on Jin Di Mansion’s case for countless nights. But Dong Xuebing guessed they should be finding ways to help Qian Fei clear his name. They are close to Qian Fei, and no one will believe they do not have any monetary dealings with Qian Fei. Qian Fei’s primary income source is from Jin Di Mansion. If the investigators found out, Hu Yiguo, Zhao Jingsong, and Qian Fei’s father, Qian Shen, will not escape.

Dong Xuebing smiled. “Chief Hu, Chief Zhao, what are you two busy with? Haha.”

Hu Yiguo looked at Dong Xuebing. “Chief Dong? How come you are so early?”

Zhao Jingsong also gave Dong Xuebing a stare. “Chief Dong, you had contributed a lot to Jin Di Mansion’s case.”

Dong Xuebing pretended to be modest. “Oh… I’m just lucky. I will go upstairs now.”

After Dong Xuebing left, Hu Yiguo and Zhao Jingsong looked at each other and smiled.

Dong Xuebing stepped into his office and frowned. He sensed something was off as Hu Yiguo and Zhao Jingsong, had a worried look over the past few days. But today, they seem different and still have time to speak with Dong Xuebing. Did they confirm that Jin Di Mansion’s cases will not implicate them? But Qian Fei is still in custody, and who will know what he will say? What if Qian Fei decided to drag everyone down with him and spill the beans on Hu Yiguo and Zhao Jingsong?

Wait. Something is not right!

Dong Xuebing did not expect this incident to drag Hu Yiguo, Zhao Jingsong, and the rest in, as it is not possible. Now, Jin Di Mansion is shut down, and everyone directly involved is arrested. At least, Dong Xuebing can answer to the villagers and victims like Yu Meixia and Zhou Mei. But now, things might not go according to his plans.

Dong Xuebing immediately calls the Bureau’s Office. “Hello, Director Hu? I’m Dong Xuebing.”

Hu Silian laughed. “Chief Dong? What are your orders?”

“Haha, what orders? Sister Hu, stop joking with me. I just want to know if Qian Fei had confessed.”

Hu Silian paused for a while. “The case is handled by the investigation team, and I am not sure about the details. But on my way to work, I heard that Ma Dakai had confessed last night. He admitted that he is the one behind the Casino, death cases, and prostitution and Qian Fei is not involved. He claims that Qian Fei is only a regular at Jin Di Mansion and is his friend.”

Dong Xuebing’s face changed. “He dares to lie?!”

“But…” Hu Silian continued. “The evidence did not show Qian Fei is directly involved. Qian Fei might have prepared for this when he set up Jin Di Mansion. The person in charge, Manager, accounts, etc. had nothing to do with Qian Fei. After Ma Dakai confessed, he took out an ATM card, which has more than 10 million in the account. It’s the Casino’s earnings. He had taken over the full responsibility for this case.”

Dong Xuebing took a deep breath in. “That means Qian Fei will go scot-free?”

Hu Silian Sighed. “I’m afraid so. Although many of the arrested said Qian Fei is a regular of Jin Di Mansion and is the boss behind the curtains, there is no evidence to prove it. Qian Fei had never admitted he is the boss, and he is meticulous not to leave any trails.”

Dong Xuebing was furious. “Ma Dakai wants to die? It’s two lives! Can he shoulder everything upon himself?”

Hu Silian said softly. “There… might be other matters.”

Other matters? Dong Xuebing understood what was going on. Qian Fei must have promised Ma Dakai a sum of money to his family or had threatened him with his family! Damn! Dong Xuebing was furious. He had put in so much effort, but still can’t put Qian Fei behind bars! Dong Xuebing knew Qian Fei is the mastermind behind the death cases and the rape case. If Qian Fei gets to escape, all his efforts will be wasted!

Ring, ring, ring… Hu Silian’s office phone rang.

Hu Silian said. “Chief Dong, please wait a while. I need to answer a call first.”

“Hello, Command Centre… What? Ok… I know.”

Hu Silian sighed and said to Dong Xuebing. “I need to tell you something. Qian Fei might be released soon.”

Dong Xuebing heard this and was about to explode. Even if they have no evidence against Qian Fei now, he also should not be released now. What is the F**k going on?

After hanging up the phone, Dong Xuebing went upstairs to the Bureau Chief’s office. Deputy Chief Gong Zhongwen, Deputy Chief Qin Yong, Deputy Chief Sun Changhong are all there. When Lian Chengpeng saw Dong Xuebing, he knew Dong Xuebing must have heard the news too. He gestured to Dong Xuebing to sit.

Dong Xuebing did not sit down. “Chief Liang, I heard we are going to release Qian Fei?”

“This is the decision made by the higher-ups.” Liang Chengpeng replied, and his eyes were spewing fire. He was also not satisfied with the orders from the higher-ups.

Sun Changhong frowned and said. “The higher-ups are taking this too lightly. No evidence? Even if we have no evidence now, but we can look for it.”

Qin Yong suppressed his anger and added. “That’s right. Many people had testified against Qian Fei, especially Ma San. How can the witnesses’ statements not be taken into consideration?! This is also evidence! As long as Qian Fei is involved with the death cases, there must be clues! If we release him now, he will get the opportunity to destroy all evidence, and we will miss the change to catch him again!”

Dong Xuebing said. “Chief Liang, I will get the evidence. We cannot release him now!:

Gong Zhongwen and Sun Changhong were involved in Liang Chengpeng’s previous raids on Jin Di Mansion. They could not get any evidence on their previous two raids and felt bitter. That’s why they paid close attention to the Jin Di Mansion case. But Jin Di Mansion was shut down now and found evidence linking them to two death cases and other related cases. But in the end, the main mastermind, Qian Fei, will be released because of ‘lack of evidence’?

Even the low-profile Gong Zhongwen also added. “On my way here, I heard that the investigators for this case are gloomy. Everyone had wanted to continue to investigate this case. Chief Liang, can we delay the release of Qian Fei? I believe no one will doubt Chief Dong’s investigation skills here. Let him go and gather the evidence.”

Liang Chengpeng replied angrily. “You all think I don’t want to pursue this case? It’s two death cases! Also, how many families suffered because of that Casino? But now, it’s the higher-ups who gave the order to release him immediately!” Liang Chengpeng also felt unjust. Although he is the one leading the investigation, the people from the prosecutor’s office refused to cooperate with him, and the higher-ups had given the order! Liang Chengpeng is powerless against them!

Gong Zhongwen, Sun Changhong, and the rest sighed.

All these must be the works of Qian Shen. To save his son, Qian Shen had sought help from his connections in the higher-ups. Liang Chengpeng’s backing was not as powerful as the people behind Qian Shen. Lack of evidence is only an excuse. The real reason why Qian Fei can getaway is that his father is the Head of the Publicity Department!

Liang Chengpeng said. “There’s no point discussing this. Jin Di Mansion case is closed.”

Gong Zhongwen, Qin Yong, and the rest knew they were powerless to do anything and left.

“Chief Dong, please stay for a moment.” Liang Chengpeng called Dong Xuebing.

After the rest left, Liang Chengpeng rubbed his temples. “Xuebing, you had investigated this case from the start, and your helper is also involved. I know you will not accept this outcome. I feel the same too. But sometimes, giving in does not mean defeat. We still have other opportunities. Do you understand?” Gong Zhongwen and the rest are all senior officers, and Liang Chengpeng knew they would not create trouble. His only worry is Dong Xuebing. Dong Xuebing had a foul temper, and Liang Chengpeng is worried he might do something rash.

Dong Xuebing frowned. “Chief Liang, I will never give in as this is a matter of principle!”

Liang Chengpeng shook his head helplessly. “What do you want to do?”

Dong Xuebing replied firmly. “I will carry on with the investigation!”

“The higher-ups had given the orders to close this case. If you insist on investigating this case, you will be defying the County Government Leaders’ instructions.

Dong Xuebing replied firmly. “Who is bigger? The County’s leaders or our country’s law? Director Qian is bigger than the Party? I am doing the right thing now! I will investigate Qian Fei and give the people an answer! You want me to give in? How can I do that? County Government’s leaders? Even if the City’s Leaders, Provincial Leaders, or even the Central Government leaders are here, they also have to be reasonable and abide by the law! Just because he is the son of a County’s Party Committee member, he can be released and is above the law? Impossible!”

Liang Chengpeng points at Dong Xuebing. “You… Fine… you are right.”

Dong Xuebing replied angrily. “Chief Liang. I am not against you. I am talking about this case. If it’s only a case of injuring someone, it’s fine. But now, someone is killed in Jin Di Mansion! If we stop investigating just because a leader says so, does that mean their children can go around killing others? What’s the point of having Public Security?!” Dong Xuebing knew it’s pointless to say anything now. Liang Chengpeng also had his difficulties, and Qian Fei did not leave any concrete evidence.

Dong Xuebing thought by shutting Jin Di Mansion down, Qian Fei will be implicated and sentenced behind bars. Who would expect this to be so difficult!

Back in his office, Dong Xuebing thinks about what he should do. He must not let Qian Fei off! First, Dong Xuebing had a strong sense of justice, and secondly, it is his responsibility and duty to apprehend criminals. Thirdly, he had promised Yu Meixia. Lastly, which is also the most critical reason, Qian Fei will seek revenge! He even dares to murder someone, what else he doesn’t dare to do? Dong Xuebing’s mother, relatives, and friends will be in danger!

Dong Xuebing does not have enough time and could sense danger!

Qian Fei was released.

Lots of officers were upset when they heard about this. Even an idiot will know Qian Fei is the mastermind behind Jin Di Mansion. But now, the Bureau released him, and everyone was furious. No one had expected Yan Tai County to be so corrupted until they dare to cover up the law!

called Dong Xuebing. “Chief Dong, the officers who were involved in this case with you, are all furious. We had arrested them and gathered the evidence. But now… Chief Dong, what should we do now? We will follow your orders!”

A badly decomposed body, women forced into prostitution… as Deputy Team Leader Feng investigated further into Jin Di Mansion, he was outraged. One of the women forced into prostitution is his acquittances. She is from his hometown, and her husband was forced to use her to repay his gambling debts. Now, Deputy Team Leader Feng heard Qian Fei would be released, and he exploded!

Deputy Team Leader Feng did not call Chief Liang, as he knew Chief Liang would not step forward. Not everyone can withstand the pressure imposed by the County’s Party Committee. If there is someone in the Public Security Bureau that does not care about all these and dares to stand up against the County Leaders, it will be Chief Dong. After a few days of interaction, Deputy Team Leader Feng’s impression of Dong Xuebing is he is fearless. If not, he would not infiltrate into Jin Di Mansion with another officer. This is why when news of Qian Fei will be released, and he called Dong Xuebing first.

Dong Xuebing asked over the phone. “You all also want to carry on with the investigation?”

Deputy Team Leader Feng replied. “Yes. Should we carry on looking for evidence in secret or follow Qian Fei and see if he leads us to the evidence?”

Dong Xuebing replied. “Qian Fei might look ordinary, but he is a cautious person. He should not leave any evidence behind.”

Deputy Team Leader Feng gritted his teeth. “Chief Dong, what should we do? We cannot let him go scot-free.”

Dong Xuebing felt better to receive Deputy Team Leader Feng’s call. But he does not want Deputy Team Leader Feng and the other officers to get into trouble. There are still some difficulties if the higher-ups want to deal with Dong Xuebing or Chief Liang. But if the leaders can deal with Deputy Team Leader Feng anytime. “ Old Feng, I am glad that you called. But you all should not get involved in this. Let me do it. Just let me know where Qian Fei is now.”

Deputy Team Leader Feng was moved. “Chief Dong, I’m not afraid!”

Dong Xuebing replied. “Old Feng, listen to me!”

“I… I… sighed… Qian Fei should be at Chun Jiang Road. My men saw him entering a restaurant there.”

Dong Xuebing immediately went downstairs to look for Hu Silian to get the keys to the Buick and drove to Chun Jiang Road. Before he reached the restaurant, Dong Xuebing saw a parked Buick Regal. This should be Qian Fei’s vehicle. Dong Xuebing slowed down and saw Qian Fei using his phone there.

“Dad, don’t worry. I will not create trouble.” Qian Fei smiled and said.

Qian Shen, on the other side of the line, said. “This time, I begged all my connections to save you. In the future, you must stay away from those people.”

Qian Fei replied nonchalantly. “I know… Thank you, Dad.”

After hanging up the phone, Qian Fei had a cold smile on his face. His father mentioned ‘those people’ is referring to the hooligans and criminals. But Qian Fei can’t sever ties with them. Jin Di Mansion was shut down, and tens of millions are gone. How can he let this off so quickly? Qian Fei can’t wait to get back at Dong Xuebing. If he did not prepare in advance and found a scapegoat, he might have to spend the rest of his life in prison or face the firing squad!

Dong Xuebing! Just wait! After this period is over, I will deal with you!

Qian Fei had already targeted a few people in his mind. Luan Xiaoping, Yu Meixia, Yu Qianqian, Tang Jin, Luan Ying, and all other relatives of Dong Xuebing. An evil plan was formed in his heart to make Dong Xuebing suffer for the rest of his life!

Knock, knock, knock. Someone knocks on Qian Fei’s windows.

Qian Fei turns, and his face changed. “Dong Xuebing?”

Dong Xuebing stared at Qian Fei. “Qian Fei, don’t think everything is over.”

Qian Fei laughed and rolled down the window. “This is what I want to tell you. Don’t think everything is over.”

Dong Xuebing had thought of using BACK to interrogate Qian Fei and find out where are the evidence. But he felt it’s impossible. Even if he beat Qian Fei to death, he might not reveal anything. What to do? Dong Xuebing was at his wit’s end.

Qian Fei laughed. “Chief Dong, we didn’t have the chance to chat during the last time we met. I always wanted to speak to you. Come, let’s take a walk.” Qian Fei was in a good mood to see Dong Xuebing so helpless. He alighted from his car and walked along the streets. “Oh, the air is so fresh. Chief Dong, I heard your mother is teaching at the County’s First Middle School. Is her name Luan Xiaoping? Haha, how’s her health?”

Dong Xuebing was getting pissed as he could tell what Qian Fei was hinting.

Qian Fei smiled. “You have to take good care of her. When people age, there might be problems with their health, right?”

Dong Xuebing was furious. “What are you trying to say?”

Qian Fei’s mood got better when he saw Dong Xuebing’s expression. He decided when everything calms down, and he will start his revenge with Luan Xiaoping first. “Hahaha… I just want to remind you to take care of your mother’s health.”

The sky is gloomy, and it’s about to rain.

Suddenly, there was a gust of wind, and a loud crash was heard just in front of them!

Dong Xuebing and Qian Fei looked in front. Somebody’s flowerpot had fallen from the 8th story’s windowsill. The flowerpot shattered upon impact, and luckily, no passerby was hit. An older man, who was walking his dog, pointed to the 8th floor and scolded. The flowerpot had scared his dog.

Qian Fei turned back to Dong Xuebing and said. “I heard you have a younger cousin called Tang Jin? Is she pretty? Can you introduce her to me?”

Dong Xuebing thought for a while and suddenly had an idea!

“Qian Fei, you think you are going to be fine?” Dong Xuebing looked at Qian Fei.

Qian Fei shrugged his shoulders. “I am not going to be fine? What can happen to me? You all are the ones who accused me and should be glad that I did not sue you all! Hahaha…”

Dong Xuebing knew he must be decisive and should not be softhearted now. From what Qian Fei said, he might be planning to take revenge on Dong Xuebing’s family members. If Dong Xuebing misses this opportunity, it will be too difficult to deal with him!

Damn!

This bastard should die!

Dong Xuebing’s face changed and shouted: “BACK 3 minutes!”

Time returned!

Dark clouds are still in the sky and are about to rain!

“Chief Dong, we didn’t have the chance to chat during the last time we met. I always wanted to speak to you. Come, let’s take a walk. Oh, the air is so fresh. Chief Dong, I heard your mother is teaching at the County’s First Middle School. Is her name Luan Xiaoping? Haha, how’s her health?” Qian Fei smiled and walked forward.

Dong Xuebing looked at Qian Fei and followed. “You better worried about your health first.”

Qian Fei laughed. “Haha… me? I’m fine. Thanks for your concern.”

Dong Xuebing suddenly changed his pace. “Walk this way. I want to talk to you.”

Qian Fei was surprised and thought nothing about it.

As they walked nearer to the red building, Dong Xuebing secretly looked up and walked across the lawn. He stood under the building, and Qian Fei walked towards him. Dong Xuebing looked at Qian Fei and waved to him. “Come, nearer.”

Qian Fei did not move. “I don’t want to be near you. What do you want to say?”

Dong Xuebing took out a cigarette and offered to Qian Fei. He then took out a lighter and offered to light the cigarette for him.

“What?” Qian Fei was surprised by Dong Xuebing’s actions. He did not smoke Dong Xuebing’s cigarette and threw it on the floor. After that, he took out his own Zhong Hua Cigarettes. The lighter was some distance from him, and Qian Fei walked four steps forward to light his cigarette.

At this moment, there was a gust of strong wind!

Swoosh! A flowerpot fell from the windowsill!

10 meters…

5 meters…

3 meters…

Crash! The flowerpot landed directly on Qian Fei’s head!

Qian Fei did not even have time to shout, and he collapsed on the ground!

Chapter 216 – God of Plague Xiao Dong

“Ah! Someone is dead! Someone is dead!”

“I said, putting flowerpots on the windowsill is dangerous! Look! Someone is hit by it!”

“The flowerpot had fallen from so high! I think that man is dead! He is so unlucky!”

“That’s right. Of all places, he went to stand underneath this family’s house. Sigh…”

Residents of the housing estate started to gather and looked at the bleeding Qian Fei. Dong Xuebing stood beside Qian Fei, looking at him coldly. He slowly took out his phone to call for an ambulance and reported this incident to the Public Security Bureau. He had to make these calls as many people were looking at him.

After a while, the Ambulance and police came.

The paramedics carried Qian Fei into the Ambulance, and some leaders from the Bureau alighted from the Police cars.

“Chief Dong! What’s going on?” Liang Chengpeng had come with Hu Yiguo and Zhao Jingsong. Deputy Team Leader Feng and the rest alighted from another police car. Liang Chengpeng was shocked when he heard about this incident. How is it possible? Is this a coincidence? The Bureau was forced by the County’s Party Committee Secretary to release Qian Fei, and the next moment he is hit by a flowerpot?

After dealing with Qian Fei, Dong Xuebing was feeling much better. He explained. “Chief Liang, the whole incident is like this. I passed by here earlier and met Qian Fei. He insisted on chatting with me, and we took a stroll around this estate. When we are talking, there is a gust of strong wind and a loud crash. Before I could react, the flowerpot had landed on Qian Fei’s head. It’s the wind… Sighed…”

Deputy Team Leader Feng was stunned. Is this possible?

Hu Yiguo stared at Dong Xuebing. He does not believe what Dong Xuebing said and ordered two men to go upstairs to check.

Zhao Jingsong was also staring at Dong Xuebing. If this is planned, then Dong Xuebing is too stupid.

Liang Chengpeng and the rest of the officers were looking at Dong Xuebing with a heavy heart. Everyone suspects this incident is related to Chief Dong, as the grudge between both of them is not a secret in the Bureau. When the officers saw Qian Fei being carried into the Ambulance, they were cheering in their hearts. This person should just die. But if this is planned by Chief Dong, he will be in deep trouble.

Deputy Team Leader Feng walked over to Dong Xuebing. “Chief Dong, you…”

Dong Xuebing smiled. “What? You think I hired someone to throw the flowerpot down?”

“Huh? No…” Deputy Team Leader Feng looked at Dong Xuebing’s expression and was not sure if this was planned.

About half an hour later, the investigation result was revealed.

Although Hu Yiguo does not believe, he had to admit this incident is an accident. The person living on the 8th story is an old jobless hooligan, and he had left the flowerpot on the windowsill two years ago. At first, there was only one flowerpot. An older man who often walks his dog near here saw it and went up to tell the old hooligan off. But the old hooligan refused to listen and even argued with him. After that, the old hooligan placed three flowerpots on his windowsill to spite the older man.

So, this flowerpot is not placed on the windowsill today. It was placed there before Dong Xuebing was even transferred to Yan Tai County. Also, the residents at the estate can verify the sudden gust of strong wind. Now, it can confirm Dong Xuebing had nothing to do with this incident. This is purely an accident.

Liang Chengpeng was relieved. In his heart, he knew Dong Xuebing might be rash, but he will not do something like this.

Deputy Team Leader Feng was thrilled to hear Chief Dong is cleared of suspicion. This is coincident! Hahaha… Serve him, right! This is called Karma! Other than Hu Yiguo and Zhao Jingsong, no one at the scene pitied Qian Fei, as Qian Fei is the mastermind behind Jin Di Mansion. This is retribution! Even if you escape from the law, heavens will take care of you!

The next day, Dong Xuebing did not go to work in the morning. He went to the County’s People’s Hospital.

Dong Xuebing had gone to visit Qian Fei with ill intentions. Nothing much was heard after Qian Fei was carried into the Ambulance. Dong Xuebing only knew that Qian Fei had undergone emergency surgery and was unconscious after that. He is still in critical condition, and Dong Xuebing knew if Qian Fei is not dead, his family members will be in danger. Another reason why Dong Xuebing wants to visit Qian Fei is to see the attitude of his family. He needs to know if they blame him for what happened to Qian Fei, and get prepared for any revenge.

Dong Xuebing went upstairs and asked a nurse about Qian Fei’s ward.

The door of the ward is opened, and Publicity Department’s Head, Qian Shen, was sitting at his unconscious son’s bed, looking at him.

“Director Qian.” Dong Xuebing entered the ward with a bag of fruits. “How’s Xiao Qian?”

Qian Shen saw Dong Xuebing and pointed at him. “Get out!”

Dong Xuebing shook his head and put down the bag of fruits. He took a glance at Qian Fei before he left.

Qian Shen did blame Dong Xuebing for what happened. If Dong Xuebing did not investigate Jin Di Mansion, his son will not be arrested, will not appear at the foot of the building with Dong Xuebing, and will not be hit by the flowerpot! Everything happened because of Dong Xuebing! Qian Shen swore that if anything happens to his son, he will not let Dong Xuebing off!

In the corridor, Dong Xuebing could tell what Qian Shen was thinking, and he frowned. He needs to prepare himself against Qian Shen’s revenge.

Suddenly, Dong Xuebing heard Qian Shen’s cries behind him. “He’s awake! Xiao Fei is awake! Doctor! Where is the Doctor?!”

Dong Xuebing turned back. Is he awake? Qian Fei is alright? Damn! What is his head made of? How can he still be fine after this accident?

A few doctors and nurses ran into the ward. Even the hospital’s director also came down from upstairs.

Dong Xuebing did not enter the ward, as Qian Shen does not welcome him. But he did not leave the hospital either. Dong Xuebing needs to know Qian Fei’s condition, and he went to the lobby to wait. After about 1 hour, Dong Xuebing returned to outside of Qian Fei’s ward. Dong Xuebing saw a doctor coming out of the ward, and he stopped him.

“Is Qian Fei, alright?”

“You are?”

“I am from Public Security. How is Qian Fei’s condition now?”

The doctor hesitated and did not reveal Qian Fei’s condition. “You will know when you see him.”

Dong Xuebing walked to the entrance of the ward and took a glance at Qian Fei. The next moment, Dong Xuebing saw something shocking. Qian Fei was sitting on the bed, smiling at Qian Shen. His eyes were hollow and were drooling. The ward also had a strong urine smell. Dong Xuebing looked at Qian Fei’s bed, and there was a wet patch. Qian Fei should have peed in the bed!

Qian Shen was crying. “Xiao Fei! I’m your father!”

Qian Fei was still smiling like a fool and pulled the hospital equipment around him.

Dong Xuebing took a deep breath and left for the doctor station. “Doctor, Qian Fei…”

A doctor in his white gown sighed. “You are his family member? Qian Fei’s brain had suffered serious injuries, and we had informed the family members to be prepared for this to happen before the surgery. We had tried our best. At least, his life is saved.”

Dong Xuebing asked. “What are the chances of recovery?”

The doctor shook his head. “It’s impossible for him to recover fully. He might be like this for the rest of his life…”

Dong Xuebing nodded. “Thank you.”

After leaving the hospital, Dong Xuebing looked at the sky and stretched. An idiot will not pose any danger to his family members. Qian Fei’s current condition should be worse than death. This is his retribution! But it’s not the heavens who did this. It was Dong Xuebing who used his powers to serve Qian Fei his retribution!

Dong Xuebing smiled and reminded himself that Qian Shen would take revenge for his son…

Back at the Bureau, Dong Xuebing continued to think of strategies to deal with the coming revenge.

Dong Xuebing did not expect revenge to start so soon!

At around noon, almost all the internet forums in Yan Tai County and Fen Zhou City published an article <Public Security Deputy Chief smashing up a Mercedes Benz>. The article even states the names of the people involved. Yan Tai County’s Public Security Bureau Deputy Chief had smashed a Mercedes Benz in front of the wedding convoy. The article described how Dong Xuebing disregarded the law and abused his powers. A few pictures of Dong Xuebing in front of his mother’s house were posted. Luckily, the pictures only showed the damaged Mercedes Benz and not showing Dong Xuebing’s men bashing up the vehicle.

Dong Xuebing’s face changed and clicked open a Yan Tai County’s online forum. There were all sorts of replies.

“The policemen now… Sighed…”

“Government officials like this must be terminated! He is a menace to society!”

“I know Chief Dong. He had done a lot for the people. He dares to arrest the people with backings and has a good reputation.”

“You won’t know what he is thinking inside!”

Dong Xuebing looked at the time of posting. It’s been half an hour, but the related department still did not remove these articles, which will tarnish the County’s image. Dong Xuebing immediately knew this must be the work of Qian Shen! This is his revenge. During a county government meeting in the afternoon, the County’s Party Committee Secretary even mentioned Dong Xuebing’s name and reprimanded him! This is the start of a storm!

Ring, ring, ring… Liang Chengpeng called Dong Xuebing.

“Xiao Dong, you must be prepared to be transferred. Sigh…”

Dong Xuebing was not surprised. “The Party Secretary is going to deal with me?”

“The orders will be out soon, and you might be demoted.” Liang Chengpeng knew the smashing of the Mercedes is only an excuse. Qian Shen is determined to take revenge for his son. Liang Chengpeng does not know how Qian Shen persuaded the County’s Party Secretary, Chang Lei, and why Chang Lei stood by Qian Shen. Chang Lei had ignored how others looked at him and helped Qian Shen with his revenge. No one dares to go against Chang Lei to protect Dong Xuebing! Liang Chengpeng was puzzled why Chang Lei helped Qian Shen to release Qian Fei when he was arrested and now, helped Qian Shen to deal with Dong Xuebing. Why is he doing all these? Could it be that he is also involved with Jin Di Mansion?

Dong Xuebing smiled to himself in his chair. Even the County’s Party Committee Secretary wants to deal with him?!

The next moment, everyone in the Public Security Bureau is talking about this.

Too many things had happened these few days. Just when everyone heard about Qian Fei becoming an idiot, news of Chief Dong getting transferred had spread. Many officers, especially Deputy Team Leader Feng, felt unjust. Everyone knew who was the one who cracked the Jin Di Mansion case. Now, not only the person who solved the case was not rewarded; he was even demoted and transferred? Compared to solving the murder cases and getting evidence of the Casino, the Mercedes incident is only a small matter. Furthermore, it’s the people from Jin Di Mansion who tried to find trouble by blocking the wedding convoy with that Mercedes. Now, Chief Dong is going to get demoted because of this?! This is so disappointing!

But the County’s Party Secretary had given out the order, and no one can do anything.

Dong Xuebing also felt this way. It might not be a problem to deal with Qian Shen. But if Secretary Chang got involved, there is no way he can escape. It’s useless even if he sought help from Xie Huilan. This is out of reach from Sister Xie, but Dong Xuebing did not regret what he had done. He did not do anything wrong. Jin Di Mansion must be shut down, and Qian Fei must be punished. Dong Xuebing does not have any regrets!

Just when everyone thought Dong Xuebing’s career was finished, something unexpected happened!

Ma Dakai reversed his confession! He heard Qian Fei had become an idiot and had no chance of recovery, and Ma Dakai changed his statement!

Maybe Ma Dakai was threatened by Qian Fei, and he dare not testified against him. But once Ma Dakai heard about Qian Fei, he immediately spilled everything out. He admitted Qian Fei is the owner of Jin Di Mansion, and everything, including the murders and Casino, was ordered by him. He was only acting under Qian Fei’s instructions. All the earnings from Jin Di Mansion were taken by Qian Fei, and he had only taken a small portion. He requested for leniency as he is not the mastermind and promised he would assist the police to get more evidence.

Deputy Team Leader Feng’s man was the one who had interrogated Ma Dakai. He knew Ma Dakai’s confession had an impact on the outcome of the case, and immediately reported to Deputy Team Leader Feng.

Old Feng was troubled when he heard from his subordinate. Qian Fei had become an idiot, and the County’s Party Secretary had ordered to close this case. Now… can they still carry on with the investigation?

Deputy Team Leader Feng could not make the decision and called Dong Xuebing to discussed it with him.

Dong Xuebing said. “Old Feng, I am going to be transferred. You should report this to Chief Liang.”

Deputy Team Leader Feng seriously replied. “Chief Dong, as long as you are still around, you will always be my leader! I will only follow your orders!” Deputy Team Leader Feng was not saying this to make Dong Xuebing feel better. This was from the bottom of his heart. Not only him, the rest of the detectives, felt the same after working with Dong Xuebing on the Jin Di Mansion case. Dong Xuebing had shown his character, abilities, and capabilities, especially his guts, to stand up against those higher than him! This was what impressed Deputy Team Leader Feng the most!

Chief Dong had clashed with Hu Yiguo more than once…

Chief Dong had clashed with Yu Zhengzhi…

Chief Dong had clashed with Publicity Department’s head, Qian Shen…

These three people are of higher rank than Chief Dong, and all of them had strong backings and powerful connections.

Anyone who wants to go against these people must think twice. But Chief Dong did not even bat an eyelid! He did not care who his opponents are!

Dong Xuebing laughed. What Old Feng said had warmed his heart. “What do you think we should do?”

Deputy Team Leader Feng hesitated for a moment and said. “I want to carry on with the investigation! The person responsible must be held responsible!”

Dong Xuebing nodded. “Then let’s investigate! We will get to the bottom of this! But you must not get involved as this is too sensitive. I will investigate this myself!”

“Chief Dong, I…”

Dong Xuebing laughed and interrupted Deputy Team Leader Feng. “I am going to transfer out anyway. I am not afraid of offending others!”

After hanging up, Dong Xuebing went to see Ma Dakai. When he reached, Ma Dakai had confessed a lot to add on to Qian Fei’s crimes. At the end of his confession, Ma Dakai gave Dong Xuebing an address. It’s the address of Qian Fei’s mistress, and she is Qian Fei’s most trusted woman. The police had only recovered a small sum of money from Ma Dakai, and most of Qian Fei’s money is kept with this woman. This woman might have more evidence.

So, Dong Xuebing brought two men with him to that woman’s house.

Qian Fei’s mistress, in her thirties, might have gotten news of what’s happening and was packing her belongings to escape. But her plans to escape was foiled by Dong Xuebing. Dong Xuebing did not care about the search warrant and start searching for her apartment!

The evidence found in the apartment shocked Dong Xuebing!

They found a bank book with more than 20 million RMB in it. Besides the bank book, there was an envelope containing a few photographs of a couple. All the photographs were showing the couple hugging, and hugging and the man were wearing sunglasses in every photo. But when looked closer, that man is the County’s Party Secretary Chang Lei!

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. No wonder Chang Lei helped Qian Shen against him. Qian Shen had a hold on Chang Lei! Other than these photographs, Qian Fei and Qian Shen might have other evidence, like giving money to Chang Lei, to threaten him. Secretary Chang should be afraid of Qian Shen, exposing him to his current state of mind and helped them? Or are there other things which Dong Xuebing still had not found out?

Dong Xuebing slowed down his breathing and knew the seriousness of this situation. This had gone beyond his power.

Dong Xuebing called Liang Chengpeng immediately and told him about the evidence he found.

Liang Chengpeng thought for a while and said. “Don’t let anyone know about this and wait for my call.”

About 15 minutes later, Liang Chengpeng called. “Xiao Dong, I will bring someone with me over now. Let me handle this!”

Dong Xuebing could tell the County’s Mayor behind Liang Chengpeng, is going to act.

Dong Xuebing is too low level to interfere with the politics of the higher-ups. He gave the evidence and Qian Fei’s mistress to Liang Chengpeng and returned home. He still felt uneasy and wondered how many people will be implicated by the evidence he found. Will the evidence unseat Chang Lei? If Chang Lei is removed from his position, will I get to keep my rank?

Dong Xuebing’s guess was right!

Yan Tai County Government is in an uproar!

The next day, the Head of Publicity Department, Qian Shen, was taken away from the Commission for Discipline Inspection for corruption. Dong Xuebing guessed it must be the transaction recorded from that bank account found in Qian Fei’s mistress house. Every transaction will leave trails, and Chief Liang must have used these clues to get Qian Shen. The following day, County’s Party Secretary Chang Lei was transferred to the Provincial Museum.

Everything happened so suddenly!

County Mayor Xiang had been tolerating Chang Lei and reserving his strength since the day he was transferred here. Now, he finally got the chance to get rid of his opponent in one deadly blow!

But in the County Public Security Bureau, there was more discussion about Chief Dong than the changes in the County Party Committee.

“I heard Chief Dong is not leaving and is still rewarded with credit.”

“Eh, Secretary Chang had just wanted to transfer Chief Dong away, why did he got transferred himself?”

“Isn’t Director Qian the same? He had just tried to revenge for Qian Fei and in the end… he is arrested for corruption.”

“That Qian Fei is unlucky. He had just left the Bureau for slightly more than an hour, and he met Chief Dong. Both were just chatting, and a flowerpot fell on his head, and he becomes an idiot.”

“I heard the Jin Di Mansion’s case’s investigation had implicated Chief Hu, and he was given a warning from the higher-ups.”

The officers suddenly stopped chatting and took a deep breath!

They were shocked when they think back about what happened!

Those who had gone against Chief Dong had all gotten themselves into trouble.

Everyone knew about the clashes between Dong Xuebing and Hu Yiguo. Since the start of their rivalry, Hu Yiguo had never won against Chief Dong. He even received a warning because of Dong Xuebing. Qian Fei also had grudges with Chief Dong, and what happened in the end? Jin Di Mansion was shut down, and Qian Fei became an idiot. The former County Party Secretary Chang Lei and Qian Shen wanted to demote and transfer Chief Dong. But less than a day later, one of them is arrested for corruption, and the other was transferred to a powerless position!

Damn!

Everyone was shocked by the outcome of those who had gone against Dong Xuebing. Is Chief Dong the reincarnation of the disaster star? Everyone who had gone against Chief Dong suffered.

The most miraculous was the flowerpot incident. Of all places, it landed directly on Qian Fei’s head!

Soon, Fire Fighter Dong Xuebing had a new nickname in Tai Yan County. God of Plague Xiao Dong!

After work, Dong Xuebing noticed everyone in the Bureau looking at him differently and hiding from him. He thought to himself. What is wrong with everyone? Do I look so scary? When Dong Xuebing heard of his latest nickname from Qin Yong, he cursed! God of Plague?! What the hell is this nickname?! It’s too degrading!

Dong Xuebing did not feel that he had brought misfortune to others. God of Plague?! Who did I harm to get this nickname?!

Chapter 217 – Big Profits

Morning.

The air is fresh and cooling after a light shower last night. Outside of the windows, it is slightly foggy.

Knock, knock, knock… someone knocked on Dong Xuebing’s bedroom. “Chief Dong, it’s time to wake up.” Yu Meixia said.

Dong Xuebing got up from his bed and rubbed his eyes. He yawned and said. “OK. Help me get a glass of water. I’m thirsty.”

Dong Xuebing could hear footsteps walking away from the bedroom door. After a while, Yu Meixia, in her white sleep gown, entered the room with a glass of water. She still looked sleepy and seemed to have wake up not long ago. Yu Meixia saw Chief Dong, who was topless and blushed. She passed the glass of water to Dong Xuebing shyly and went to the closet to get a set of clothes for him. She laid the set of clothes, including socks, on the bed and tidied up the bed after Dong Xuebing got up. She asked as she folds the blanket. “Are you bringing breakfast to work, or will you have it at home?”

Dong Xuebing looked at Yu Meixia’s legs and smiled. “I am not working today. Chief Liang had given me one week off.”

Yu Meixia straightened her dress and said. “Chief Dong, I… I still have not thanked you. Thank you for helping my husband get revenge.”

Dong Xuebing waved his hand. “What’s there to thank? Moreover, it’s my duty.”

Yu Meixia released her hands on her dress and said gratefully. “I know you were under tremendous pressure and almost lost your job. I… I…, other than cooking and doing household chores, I don’t know anything. I… I will do anything for you to repay you.”

Dong Xuebing patted Yu Meixia’s hand. “Don’t mention it and go prepare breakfast. I will go for a run.”

Yu Meixia nodded and left the room.

After getting dressed, Dong Xuebing went downstairs for some exercise. He started jogging out of the Public Security Family Quarters into nearby streets and alleys.

As Dong Xuebing ran pass a breakfast shop, he saw a few hooligans paying for their breakfast. One of the hooligans saw Dong Xuebing, and his face changed. He turned to his friends and whispered to them. Dong Xuebing could faintly hear the words ‘God of Plague’ and saw all the hooligans’ face changed. They did not even collect their change from the shop owner and ran off.

Dong Xuebing had become famous in the County, and many people knew his nickname.

Dong Xuebing was mad. He was the one who caused the downfall of Jin Di Mansion and Qian Fei. At most, Qian Shen is included. But the transfer of the former County Party Secretary Chang Lei is none of his business. The evidence he found could not affect Chang Lei. It must be the County’s Mayor who used the evidence, coupled with other means to force Chang Lei out of the County Government. There should be other City Government’s leaders getting involved in this.

But now, everyone thinks it’s the God of Plague who forced the County’s Party Secretary away.

Who the hell did I offend?!

Dong Xuebing was frustrated. The Jin Di Mansion case is officially closed, but this case had lots of implications. Even the County’s Party Secretary was implicated in it. Because of this incident, Liang Chengpeng gave Dong Xuebing one week off. Firstly, Dong Xuebing had worked too hard over the past few days. Secondly, he wants to keep Dong Xuebing away until the impact of this case is over. This is also a way to protect Dong Xuebing.

As Dong Xuebing was running, his phone rang.”

Dong Xuebing did not see who the caller was and answered. “Hello? Who is it?”

“It’s me. What are you doing?” Qu Yunxuan asked.

“Huh? I’m jogging.” Dong Xuebing asked. “When are you coming to Yan Tai County? I miss you and want to do naughty things with you.”

“Idiot! You want to get beaten up by me?”

“Hahaha. When are you coming? I thought you said you are going to Ruili to buy uncut raw jade stones?”

“I don’t have the time. I had read up books on jade and the classification weeks ago, but I am busy because of the Spring Auction. The last auction’s transacted price had increased our company’s reputation, and lots of people had come to us to auction their items. Therefore, I didn’t get to go to Ruili. I planned to hold a jade auction the Spring Auction. I will buy the uncut jade stones and let you evaluate them first. After that, we will put them up for auction. It will be more attractive than Spring Auction.”

Dong Xuebing wiped his sweat and stopped jogging. “Alright. You can make the decision.”

“The Spring Auction is starting next week. Are you attending?”

“Maybe not. I got to work next week. I will let you know if I can attend. Eh? It’s already Summer now. How come you are still holding a Spring Auction?”

“Haha… Spring Auctions, Autumn Auctions are normally held at the end of the season. Many of the Spring Auctions are held in June or July, and Autumn Auctions are held in December or January. It doesn’t matter if we are slightly late. There is too many auction house in Beijing, and we can’t compete with them. So, we can avoid having auctions on the same date as them.”

“That’s right. Oh, I remembered something suddenly.”

“What?”

“Err… I am thinking if I should get a car.”

“Yes. It’s more convenient to have a car. You should buy one.”

“Err… Can you transfer some money to me? My bank account only has a few thousand RMB.”

Qu Yunxuan laughed. “You ah… why didn’t you tell me earlier? Our company still has 5 million in cash. How much do you need?” It’s rare for a 10 million company to have 5 million cash. Only companies like Auction Companies or companies in particular trades can have so much cash. Typically, 2 million cash is considered a lot of ordinary companies.

Dong Xuebing thought for a while. “Why don’t you transfer all the money to me? I will use it to make more.”

“Stone gambling? Or are you going to use it for other things?”

“I still have not thought about it. Yan Tai doesn’t have stone gambling places.”

“Alright. I will transfer it to you now. But you need to hurry. The company still needs money for our next phase of marketing and need some money as emergency funds. If I don’t have a few million with me, I will get nervous. After all, the Spring Auctions is starting.”

“Don’t worry. I promise to return 5 million to the company within this week.”

After hanging up, Dong Xuebing returned home to have his breakfast.

Yu Meixia had gone out to send Yu Qianqian to school, and Dong Xuebing laid down on the leather sofa. He had thought of buying a car but felt it would attract too much attention. After the Jin Di Mansion case, Dong Xuebing had become a well-known figure in the County. Since he had already attracted so much attention, buying a new car does not matter much. Dong Xuebing’s character is also not the type where he will remain low-profile, and having his car is more convenient.

How much is needed to buy a car?

Hmmm… let’s stop thinking about getting a car now. I need to make money first!

Dong Xuebing thought deeply. He had accumulated quite a lot of BACKs during this period. Although he had used it recently, there should be around 20 minutes left. Should I go and look for authentic antiques? That requires luck and cannot be accomplished within 1 or 2 days. Stone Gambling? There are no stone gambling places nearby. Trade commodities? I am not good at trading, and I might lose money if I am not careful.  Hmmm… what’s left is only stocks. Dong Xuebing is familiar with shares trading, and he made his first pot of gold through the stock market. At that time, he only got 1 minute of BACK and had lots of limitations. But now, he has around 20 minutes. He will have more opportunities to make money.

The door opened.

Yu Meixia had returned home after sending her daughter to school. She wore clothes that covered up most of her body.

Dong Xuebing saw her and laughed. “Sister Yu, it’s summer, and you are still wearing long sleeves and pants? You are not hot?”

Yu Meixia lowered her head and said softly. “I… I will change to a slip dress.”

Dong Xuebing heard her and said. “Errr… I don’t mean anything. You just wear what you want.”

Yu Meixia still remembers Chief Dong mentioning that she looks sexy in a short slip dress. She bit her lips and returned to her bedroom. About 10 minutes later, she came out of her room in a short silky slip dress. This dress is not the usual dress she wore for sleeping. It’s a sexy black silk dress.

Dong Xuebing was stunned. “You just bought this?”

Yu Meixia quickly replied. “You are not around that day, and a neighbor brought me out to a shopping mall. She said I look good in it and I bought it for… I… I am not sure if I look good in it.”

Dong Xuebing nodded. “Of course! You are stunning.”

Yu Meixia blushed. “No… I feel… I look ordinary…”

If someone else said this, Dong Xuebing would think that a person is modest. But when Sister Yu said this, it is because she has low self-esteem. “Sister Yu, I need to tell you something which you might not like. Your character is too soft and has low self-esteem. You need to have more confidence in yourself. All of us are humans, and you don’t need to think so lowly of yourself. You are so pretty and have a good figure. If you don’t believe it, you can ask around. If you can find someone as pretty as you in the whole Yan Tai County… no… the whole Fen Zhou, I will follow your surname!”

Yu Meixia smiled embarrassedly. “Thanks for the compliments. I am not as pretty as what you said.”

Dong Xuebing could tell Yu Meixia is feeling happy. After all, everyone likes to be complimented. “You should start learning dancing. I heard dancing can make one more graceful and cultivate self-confidence.”

Yu Meixia replied softly. “Our neighbor also said the same things. But I don’t know the basics and dance lessons are… too expensive.”

“You can use my money first. How much is it?”

“No… No…” Yu Meixia refused. “You had helped us a lot, and I cannot keep getting money from you.”

Dong Xuebing looked at her. “Hahaha. Alright. Come to my room. I will trade shares and make some money for you.”

Yu Meixia got a fright and quickly waved her hands. “It’s too risky. My husband had played with shares in the past and lost a lot.”

Every time Dong Xuebing heard Yu Meixia mentioning her husband, he felt uncomfortable. He glanced at her and said. “You just need to buy the shares I bought. Do you think I will let you lose money? I know you don’t have a trading account, but you should have a few thousand RMB, right? You can use my account first, and I will pass you your profits.”

Yu Meixia nodded and didn’t say a word.

“Let’s go and look at the recent stock market. It’s been a while since I monitor the stock market.”

In the bedroom, Dong Xuebing sat down in front of his PC with Yu Meixia. They were looking at the stock market index graph.

After not following the market for about a year, the market index had dropped to a new low. About six months ago, the market was not doing well, and it fluctuated for a while before crashing two months ago. The line graph of the market almost looks like a playground’s slide, and almost all the shares in different sectors had dropped. The average drop of the shares is around 3%.

Yu Meixia saw the graphs and looked at Dong Xuebing. “I think… I think we should not buy shares.”

Dong Xuebing looked at the list of companies and frowned. “One of these shares will rise. With means we will have a chance to make a profit.”

Yu Meixia did not know much about the stock market and kept quiet. She took out a cigarette for Dong Xuebing and lit it for him. She saw Dong Xuebing staring at the monitor, and she starts peeling melon seeds for him.

Dong Xuebing noticed what Yu Meixia was doing and just opened his mouth to wait for her to feed him.

Yu Meixia blushed and placed the peeled melon seeds one into Dong Xuebing’s mouth.

Dong Xuebing swallowed the seed and opened his mouth again.

Yu Meixia fed Dong Xuebing the second melon seed. This is a top-class service!

After eating more than a dozen melon seeds fed by Yu Meixia, Dong Xuebing became lazier. He doesn’t even want to pick up his glass of water himself. He made Yu Meixia hold his glass and few him water.

After a while, Dong Xuebing said. “Sister Yu, rest for a while and stop peeling.”

Yu Meixia put down the packet of melon seeds and picks up a paper fan to start fanning him. She was afraid Dong Xuebing would feel warm in the room.

Dong Xuebing could sense Yu Meixia’s thoughtfulness and said. “Stop fanning. There is air condition in the room. Come closer and look at the stocks together.”

Yu Meixia stop fanning and said. “I don’t know about stocks.”

“I will teach you. You know how to tell if the share prices rise or fall?”

“I know a bit.”

Dong Xuebing shamelessly said. “Can you see it from so far? Why do you sit on my lap?”

Yu Meixia bit her lower lips and whispered. “I… I can see it from here.”

“Cough… OK. I will teach you the basics of share trading. Do you see this? This means the prices are falling. The line is moving downwards. The fluctuations for all shares have a limit of 10%.”

Yu Meixia points to a share on the screen. “Why is this share dropping so much? It’s more than 10%.”

The code for this share is 002603, Yi Ling Medical. It should be a pharmaceutical share, and the current price is around 30 RMB.

Dong Xuebing nodded. “This is a new share, which means today is the first day of listing on the stock market. On the first day, there are no limits on the rise and fall of the prices. From the second day onwards, the 10% limitations will be imposed on it.” Nowadays, new listings cannot make money like before. That’s why Dong Xuebing was not surprised to see new shares’ prices plummet. After all, the overall market is not doing well.

Dong Xuebing patiently explained the stock market to Yu Meixia for the next few hours, while observing the fluctuations of the shares.

The market today was doing very poorly. The majority of the shares continued to fall slowly. This is not a good sign. Only a handful of shares rise, but the increase is only around 1 to 2 %. Dong Xuebing hesitated for a long time but did not use his BACK, as the profits are too little.

Around 2.30 pm.

“Sister Yu, help me monitor the market to see if any shares have high fluctuations.”

Yu Meixia gave Dong Xuebing a ‘not very confident’ reply. “… OK.”

There are only around 30 minutes before the market closed, and Dong Xuebing was bored. He went to the toilet, and when he came out, he looked at the clock in the living room. There’s still 10 minutes before 3 pm. He returned to the bedroom and saw Yu Meixia’s eyes glued to the monitor. She was moving the mouse around clumsily. Dong Xuebing laughed. “Are there any shares that shot up?”

Yu Meixia embarrassedly replied. “I… I don’t know how to use the mouse.”

Dong Xuebing smiled. “It’s alright. Take your time. Let me see.”

Dong Xuebing was stunned when he looked at the list of shares. Eh, how come so many of the shares which had stopped trading from reaching the 10% limit resume trading? Dong Xuebing checked the index graph and understood what happened. A large number of funds had entered the market, and the index is on the rise. All the shares are also moving upwards slowly. Dong Xuebing felt his opportunity is here. He opened a new window to show the top winners and losers list. When Dong Xuebing clicked on the various shares to look at their price charts, a share caught his eyes!

Yi Ling Medical. This new share had jumped from having 20% losses to become one of the top winners today!

Dong Xuebing remembered this company’s share price was at around 30 RMB, and it’s more than 40 RMB now!

Dong Xuebing paused for a while. He never expects to get such an excellent opportunity. Under normal circumstances, the maximum fluctuation a share has in a day is around 20% because of the higher and lower limits. But because this company is a new listing, there are no limitations, and that’s why Yi Ling Medical has such high fluctuations today. Such opportunities are too rare.

OK! This is the share!

BACK 20 minutes!

Everything in front of Dong Xuebing’s eyes flashed!

Dong Xuebing appeared in the toilet and was about to remove his pants.

Dong Xuebing looked at his watch and rushed back into the bedroom. “Sister Yu, move aside, please!”

Yu Meixia got shocked and quickly let Dong Xuebing sit down in front of the PC.

Dong Xuebing quickly click on Yi Ling Medical to look at the graph. The share price of this company is still around 30 RMB. Dong Xuebing quickly opened up the trading software and transferred the 5 million in his bank account into his trading account. After that, he used all his money to buy Yi Ling Medical shares. Five million is not a small amount, and after using all 5 million to buy Yi Ling Medical shares, the price rose by 10 cents.

Yu Meixia gasped. “You… bought the shares?”

Dong Xuebing smiled. “I had included your money too. Err… I will let you have 10,000 RMB.”

Yu Meixia turned pale and looked at the monitor. “Isn’t this share falling? You… you…”

“Don’t worry.” Dong Xuebing stood up and stretched. “We can stop monitoring the market now. We also cannot sell the shares today. We will continue tomorrow. Let’s go and watch TV.”

Yu Meixia frowned. “I… I still want to look at the stock market for a while.”

Dong Xuebing knew 10,000 RMB is a lot to Yu Meixia. He rubbed his nose and sat beside her.

Yi Ling Medical – 30.32 RMB.

1 second… 5 seconds… 10 seconds… the share price remained the same.

Suddenly, a transaction of a few thousand lots came in, and the share price shot up to 32 RMB. A few thousand lots are considered a high transaction because the share prices are considered high for these small companies.

Yu Meixia cheered. “It’s up! The share prices had gone up!”

Dong Xuebing smiled as he felt good to see Yu Meixia so happy. He seldom sees her so cheerful.

32 RMB…

34 RMB…

36 RMB…

In the following 10 minutes, the share price shot up, and when it almost reached 40 RMB, it dropped slightly. But after a while, a few more transactions came in, and the price exceeded 40 RMB!

In the end, Yi Ling Medical share price stopped at more than 40 RMB when the market closed.

Yu Meixia looked at Dong Xuebing excitedly. “Chief Dong, how did you know this share’s price will go up?”

Dong Xuebing lied. “Through analysis.”

“You… you are so smart.” Yu Meixia believed Dong Xuebing.

The next morning, Dong Xuebing and Yu Meixia sat in front of the PC, waiting for the market to start trading.

Trading starts, but Yi Ling Medical share prices did not continue to rise. The current price is about the same as yesterday. Dong Xuebing does not have enough BACK to use and did not choose to hold on to the shares. When the market starts, he sold his 5 million worth of shares. After that, he checked his account, and his 5 million RMB had become 6.8 million!

1.8 million RMB of profits!!!

Dong Xuebing was overjoyed. This time, his returns are much higher than he went treasure hunting. But such opportunities are rare and uses a lot of his power. If not, Dong Xuebing will sit in front of the monitor every day.

Dong Xuebing shut down his PC and gave 4,000 RMB to Yu Meixia. “This is your profit from that 10,000 RMB.”

Yu Meixia looked at the stacks of money and hesitated. “I… I did not come out with any money. You should keep it.”

Dong Xuebing gave her a stare. “We agreed that you would invest 10,000 RMB, and these are the returns!”

Yu Meixia knew Chief Dong is using this as an excuse to give her money, and she is very grateful. “Thank you.”

Chapter 218 – Buying a car and apartment

It’s a bright summer day, and the sun is shining brightly.

Dong Xuebing ate two dough sticks from the breakfast shop while on his way to ICBC bank to transfer the 5 million RMB back to Qu Yunxuan. The company still needs this amount to operate, and Dong Xuebing only kept the 1.8 million he earned from the stock market. This amount is sufficient for him to buy a new car and an apartment. The remainder is enough for him to spend for a long time.

On the way back to the Public Security Family Quarters, Dong Xuebing met Yu Meixia, who was coming back from the market.

Yu Meixia did not see Dong Xuebing and was using her phone. Her voice was soft and shy. “I… I am already home… how about another day? I am busy today… I need to cook for Chief Dong…. Yes… sorry… Next time… Ok…” Yu Meixia was speaking softly and seemed to be afraid others might hear her. After hanging up, she sighed.

Dong Xuebing walked over. “Sister Yu, who are you talking to?”

Yu Meixia got a fright and quickly waved her hands. “No one…”

Dong Xuebing felt jealous, but still, maintain a smile on his face. “A guy?”

Yu Meixia lowered her head.

Dong Xuebing looked at her and asked. “He is after you and wants to date you?”

Yu Meixia lowered her head lower and blushed. “He is a Police officer, whom I got to know when doing the transfer of my household registration. He… these few days… he kept calling to ask me out. But Chief Dong, I did not agree to meet him… I only had a meal with him on the day he helped me complete the registration. He had helped me, and I couldn’t reject his invitation. If not, I will never have lunch with him… really…”

Dong Xuebing was pissed. “It’s fine. If he asked you out again, go ahead. You don’t need to worry about me.”

Yu Meixia panicked. “I… I will delete his number now and will not contact him in the future.”

Dong Xuebing smiled. “You no need to delete his number. Let’s go. If you are not going out on a date with him, we will go home now.”

Yu Meixia looked at Chief Dong’s face secretly. She could not tell if Dong Xuebing is angry or not.

Dong Xuebing was not very angry with Yu Meixia. Yu Meixia should have her circle of friends. Furthermore, she is not young and still has a daughter. Even if she wants to find a new partner, Dong Xuebing also has no reason to stop her. But no matter what, Dong Xuebing still felt jealous as he does have some feelings for her.

After entering the house, Yu Meixia asked Yu Qianqian. “Sister Luan had left?”

Yu Qianqian put down her book and nodded. “Teacher Lian had gone to school. Big Brother, you are back!”

Dong Xuebing smiled and patted Yu Qianqian’s head. “Why are you not in school today?”

“It’s almost the end semester exams, and our teacher let us revise our school work at home.”

“Ok. Go and prepare for your exams. You must do your best.” Dong Xuebing promised. “If you are in the top few students at your school, I would buy you anything you want.”

Yu Qianqian jumped up excitedly and got back to her room to study.

After the bedroom door is closed, Dong Xuebing smiled and asked. “My mum is here earlier?”

Yu Meixia nodded. “Sister Luan brought some fruits over.”

After a while, Yu Meixia went to the kitchen to wash the fruits.

Beep, beep, beep. It’s the notification for SMS. Dong Xuebing, who was sitting in the living room watch TV, saw Yu Meixia looking out of the kitchen secretively from the corner of his eyes. She took out her phone and read the SMS. After that, she wiped her hands and started tapping on her phone. She seems to be typing a reply, but she is very slow. She took about 10 minutes to type a response.

Dong Xuebing felt jealous again and went into Yu Qianqian’s room.

“Big Brother.” Yu Qianqian looked up at Dong Xuebing.

Dong Xuebing closed the door behind him and asked softly. “Is your mother dating someone?”

Yu Qianqian blushed. “I… I don’t know. But these few days, someone had been calling her. I asked her who that was, and she says it’s a Police officer from the household registration department.”

Dong Xuebing continued asking. “Have you met him? How does he look like?”

“No. I had not met him.”

“Ok. It’s fine. Carry on with your revision.” Dong Xuebing left the room and went to the kitchen.

Yu Meixia, who was still trying to reply to the SMS, quickly put down her phone. “The fruits will be ready soon. Please give me a minute.”

Dong Xuebing smiled. “Sister Yu, just carry on with your SMS. I am not in a hurry. Oh, is it that man from the Household Registration? How is his character?”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing and replied softly. “I think his character is quite good.”

Dong Xuebing asked. “What about his family’s condition? How many people are there in his family?”

“He is the only son, and his family’s condition is considered good. He is living with his parents.” Yu Meixia replied and quickly explained. “I did not ask him about these. He is the one who told me about his family. Chief Dong… Actually… I….” Yu Meixia stuttered. “Chief Dong, can I discuss something with you? I… I would like to move out with Yu Qianqian.”

Dong Xuebing was surprised, and his mood got worse.

Yu Meixia quickly explained. “I don’t mean anything. I just feel that staying here will… bother you.”

Dong Xuebing sighed in his heart. “When are you leaving?”

“I will look for an apartment nearby in the afternoon.” Yu Meixia continued. “I will still come back every day to prepare your meals.”

Dong Xuebing waved his hand. “Just leave the fruits there and bring your identification card and household register with you.”

Yu Meixia was stunned but dared not ask where they are going. She went to her room to changed and brought her identification card with her. They walked out of the family quarters, and she asked. “Chief Dong, we… are we going to rent an apartment?”

“Yes.”

Hua Mei estate. This is a one-year-old mid-level estate nearby and is in a convenient area. There are shops and food nearby. The taxi stopped in front of the estate, and Dong Xuebing entered the estate with Yu Meixia behind him. Yu Meixia was feeling uneasy and didn’t understand why Chief Dong had brought her here. The rent for this place is expensive. Furthermore, this is a new estate. Will there be units for rent?

The showroom for this estate was removed, and it’s the building management who is handling the sales now.

Dong Xuebing looked around and knew most of the units are taken up. He entered the building management office and asked. “Are there any new units available?”

Yu Meixia was stunned. “Chief Dong, you are…”

A woman, in a business suit, replied. “All the units are sold, and we only have one showroom unit left.”

Dong Xuebing thought for a while. “Alright. Show me that unit.”

The showroom unit is to cater to buyers to view the actual apartment. The partitions and layout of the unit are the same as the rest of the apartments in the building. But usually, they are located on the ground floor. These units are fully renovated and slightly cheaper.

This showroom unit is located in Apartment building 1, unit 101, and is fully furnished.

Dong Xuebing looked around and was satisfied with it. “How big is this unit, and how much is it?”

The woman replied. “This is a two-bedroom unit, and the floor area is around 80 sqm. The total is about 300,000 RMB, and it’s 4,100 RMB per sqm.” This apartment is considered expensive in Yan Tai County. But compared to Beijing, where per sqm cost tens of thousands, this is nothing.

Dong Xuebing asked a few more details and walked around the unit.

Yu Meixia also liked this unit, and she was also looking around.

Dong Xuebing knows what Sister Yu’s feelings. A few years ago, after Dong Xuebing’s family sold their house, his mother and he kept thinking of getting their own home again. It’s different from renting a house to live in as no matter how grand the rented house is, it still does not belong to them.

After an hour later, Dong Xuebing told the female staff. “Thank you. We will look around first.”

After that woman left, Yu Meixia asked. “Why are you viewing this apartment?”

Dong Xuebing did not say much and took out a bank card and passed it to Yu Meixia. “The pin is my birthdate. I am a civil servant, and it is not suitable to use my name. You will buy this apartment under your name and make full payments for it. If the building management cannot process the transaction today, then you place a deposit first.”

Yu Meixia gasped. “You… You want to buy this apartment?”

Dong Xuebing nodded. “I will wait here for you.”

Yu Meixia knows Chief Dong is wealthy, and when he helped her pay her debts, he took out 200,000 RMB at once. Yu Meixia does not know where Chief Dong got his money from, and even wonder if he had received bribes. But until she saw Dong Xuebing trade shares the day before, she understood. Yu Meixia saw Chief Dong keeping quiet, and she dares not ask anything. She took the bank card with her and walked to the Building Management office.

Yu Meixia returned after about an hour and returned the bank card and receipt to Dong Xuebing. “The transaction is completed.”

Dong Xuebing took the bank card from her and asked. “Is it fully paid?”

“Yes. They say we can move in today. But there is still some paperwork which we need to complete a few days later.”

Dong Xuebing nodded. “Let’s go.”

Yu Meixia pushed the receipt to Dong Xuebing. “This is the receipt. You…”

“Leave it with you first.”

It was about noon when they got home. Yu Qianqian is in the living room, drinking a can of Coke. “Mum, Big Brother, where did you all go? I am hungry.”

Dong Xuebing replied with a heavy heart. “We went to buy an apartment.”

Yu Qianqian’s eyes got bigger. “Buy an apartment? Big Brother, don’t you have an apartment now?”

Yu Meixia wiped her daughter’s face gently. “The apartment your Big Brother is living now belongs to his unit.”

Dong Xuebing sat down on the sofa and waved them over. “Qianqian, Sister Yu, come over. I have something to speak to you all.” The mother and daughter pair walked over, and Dong Xuebing continued. “You all go and pack your things, and you two will move to Hua Mei estate today.”

Yu Meixia was shocked. “How can we do this?! We… renting a room is enough!”

Dong Xuebing shook his head. “Sister Yu, I will give you this apartment, and this is also the last time I help you.”

Yu Meixia shook her hands. “No… no… we cannot accept any more things from you. That apartment is almost 400,000 RMB. I…”

Dong Xuebing interrupted her. “Sit down and listen to me. Sister Yu, I am much younger than you, and I should not be telling you this. But… at your age, and Qianqian is still young. It’s not easy to bring her up alone. You should also find a partner. Erm… that Officer from the household registration department is on good terms with you, right? You should decide for yourself. If you think that man is good to you and Qianqian, you two should be together.”

Yu Meixia was about to burst into tears. “No… Chief Dong… it’s not like this!”

Dong Xuebing interrupted her again. “Being my helper is not a long term solution, and you should live your own life. That man is still living with his parents and doesn’t have his own house? If you two decided to be together, you all could live there after you all got married. Just treat that apartment as a wedding gift from me. Oh, I will help you find another job sometime later. If you got married, you should stop working as a helper.”

Although Dong Xuebing was not willing, he still respected Yu Meixia’s decision. Everyone who knew Dong Xuebing knows that he treats his friends and relatives well, even better than treating himself. He had considered about Yu Meixia’s future. With an apartment, a husband, and a new job, she should not be suffering in the future.

Yu Qianqian’s eyes turned red. “Mum! Do we have to go?”

Yu Meixia bit her lower lips and was holding back her tears.

Yu Qianqian looked at Dong Xuebing and held her mother’s arm. “Mum! I… I don’t want to go! Can we stay here?” Yu Qianqian had not met that Officer from the household registration department, but she knew that no one would treat her better than Chief Dong. She loves this place and likes this Big Brother.

Yu Meixia gritted her teeth and said. “Chief Dong, I don’t want other jobs. I… I will be your helper for the rest of my life.”

Dong Xuebing laughed. “How can you say this? How can you still be my helper after you get married? This is not right.”

“I… I will not get married again! That officer and I… we are not together! Really!”

“Then what if you find yourself a man in the future? Listen to me and accept that apartment. Anyway, that house is under your name, and you can stay there after you get married.” Dong Xuebing was afraid he might stop her from leaving. “Alright. Go and pack your things.”

Yu Qianqian panicked. “Mum! Mum!”

Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head. “Qianqian, be good. I will visit you when I am free.”

Yu Meixia could not hold back her tears any longer and cried!

Dong Xuebing could feel her heartache. “Sister Yu, don’t be like this. It’s not that we are bidding farewell forever.”

Yu Meixia cried even louder. “Chief Dong… Sob… That officer and I are not together… Sob… I don’t feel anything towards him… he is the one courting me… I… Sob… I don’t know how to reject him… Sob… I don’t have any intentions to get married again… I had never even thought about this… Sob… I don’t want that apartment… I don’t want anything…”

Dong Xuebing quickly wiped the tears off Yu Meixia’s face. “Don’t cry… It’s my fault… I apologize, ok?”

Yu Meixia wiped her tears and said. “Please believe me… I don’t have anything to do with him!”

Dong Xuebing was feeling troubled. He smiled. “Alright… I believe you. Stop crying. Don’t let your daughter laugh at you.”

“Sob… I want to rent a room outside is… is because Sister Luan told me… Sob… told me that you are involved in a lot of troubles… and you even force the County’s Party Secretary to leave. Sister Luan is afraid that… Sob… someone might use Qianqian and me as an excuse to spread rumors about you… and it might affect your career… She wants us to move over to her apartment… Sob… I know you offended a lot of people because of me… and I don’t want to create any more problems for you… that’s why I want to rent a room outside… Sob… I don’t want to move out… I want to stay here!”

Dong Xuebing realized that he had misunderstood Yu Meixia. Yu Meixia did not want to move out because she wants more privacy. It’s his mother who is afraid he might get into more trouble. After the incident where Dong Xuebing smashed the Mercedes during his cousin’s wedding, his mother was worried he would get into more trouble. That’s why she wants Yu Meixia and Yu Qianqian to move in with her!

Ah! What a blunder!

Dong Xuebing used his sleeves to wipe Yu Meixia’s tears and console her. “Alright. If you don’t want to leave, just stay. You can stay as long as you want.”

Yu Meixia shook her head. “I cannot give you more problems. Sob… I rent a room and live with Qianqian. But I will still work for you.”

Dong Xuebing stroked Yu Meixia’s long hair. “Alright, alright… just do what you want. Can you stop crying?”

Yu Meixia’s stopped sobbing after hearing Dong Xuebing’s reply. “Then I will come over every day to cook and clean up the house for you, and will return to the rented room at night.”

Dong Xuebing nodded.

Yu Meixia finally stopped crying and wiped her tears with a paper napkin.

Dong Xuebing shook his head helplessly. Crying, throwing tantrums are women’s weapons against men. He had finally experienced it today. After Yu Meixia calms down, Dong Xuebing said. “Sister Yu, we had paid for the apartment, and we can’t ask for a refund. Let’s move to Hua Mei Estate together. We will still be living together, and no one will gossip about me there. I return to this apartment to stay once in a while. What do you think of this?”

Yu Meixia blushed. “I…, I will listen to you.”

Yu Qianqian cheered and hugged her mother.

Yu Meixia looked at Dong Xuebing. “But that apartment must be under your name.”

“I said that is my present to you. If you get married in the future, the apartment…” Dong Xuebing stopped when he saw Yu Meixia’s eyes turning red again. “We should also think about Qianqian. Even if you don’t want it, you can keep it as Qianqian’s dowry.”

Yu Qianqian lowered her head shyly and mumbled something.

Yu Meixia looked at her daughter and wiped her tears gratefully. “Thank you. I will earn money to repay you.”

“What’s there to repay? That apartment is my gift to Qianqian, and it’s not for you. Hahaha.”

Yu Meixia is already homeless, and her biggest worry is her daughter. She could no longer refuse Dong Xuebing’s apartment as she needs to consider for her daughter’s future. After Qianqian grows up, she will also get married and need her own house.

Dong Xuebing was satisfied with this outcome. He smiled and said. “Let’s pack up and move to our new apartment!”

Yu Qianqian ran back to her room, excitedly to pack.

As Yu Meixia and Yu Qianqian were packing, Dong Xuebing walked to the balcony and called his mother. “Mum, I just bought an apartment for Sister Yu. It’s at Hua Mei Estate. Errr… but Yu Qianqian misses me, and I might stay there for a few days when I am free.” He is the one who misses them and doesn’t want them to leave. But he cannot tell his mother this.

Night.

Hua Mei Estate.

Yu Qianqian was still excited about the new apartment. She had been going in and out of every room since the afternoon.

Yu Meixia was also in a good mood. After being homeless for so long, she finally got her place.

Dong Xuebing had thought of buying an apartment for Yu Meixia and Yu Qianqian sometime ago. He is still confused about whether Qu Yunxuan or Xie Huilan is his girlfriend, but he knows that if either one of them comes to visit him, Yu Meixia and Yu Qianqian cannot be at his family quarters apartment. He will be seeking death if he let them remain there. In other words, this mother and daughter pair are time bombs, and Qu Yunxuan and Xie Huilan must not meet them. Now, with the new apartment for them, Dong Xuebing felt safer.

With it comes to relationships, Dong Xuebing is troubled and doesn’t know what to do. Since he doesn’t know what to do, he decided to stop thinking about it and enjoy his life now.

“Big Brother, where should I place this vase?” Yu Qianqian carried a big vase over.

Dong Xuebing laughed. “You are the owner of this apartment. You can decide for yourself.”

“Oh… Then I will place it beside the TV console!”

Yu Meixia was afraid her daughter might break the vase and went over to help her. “Be careful.”

Dong Xuebing also rolled up his sleeves and went over to help.

The apartment is fully equipped with furniture, but the home appliances will only be delivered tomorrow. Now, they can only shift the furniture around to their liking. After a while, all 3 of them sat on the sofa, panting. Yu Meixia took out her handkerchief to wipe the sweat on Dong Xuebing’s forehead, and Yu Qianqian is hugging Dong Xuebing’s arm.

Dong Xuebing smiled blissfully and wrapped his arms around Yu Meixia and Yu Qianqian’s waists. He stood up and brought them to the room. “I have bought an apartment, and now, I still need a car. Help me choose a car that suits me.”

Yu Meixia felt Dong Xuebing’s arm around her waist, and she blushed. She could feel Dong Xuebing is treating her as his family member, and she did not stop him. Since her parents’ death and after her husband got addicted to gambling, she does not have this warm feeling again.

Dong Xuebing had a grin on his face. His Auction Company’s total assets are worth close to 10 million, and he can be considered a millionaire. But all this while, he couldn’t feel any changes. Having an apartment and a car will be a significant change in his lifestyle. After all, these are the things Dong Xuebing dreamed about four years ago.

A family, a house, a car, money, a good career…

Dong Xuebing felt his life had been fulfilled!

Chapter 219 – Notorious Reputation

The next morning, dark clouds covered the skies. The weather forecast says there might be a thunderstorm.

After breakfast, Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian sat in front of the PC to discuss on which car to buy.

“Big Brother! This car is nice!”

“BMW? Will it stand out too much? What do you think, Sister Yu?”

“I still feel the car you are looking at earlier suits you better, and the price is reasonable.”

“Accord? It is rare in Yan Tai County, but in Beijing, you can hit an Accord just by throwing a brick out of your windows. It is too common there.”

“You… you should decide for yourself. I don’t know about cars.”

Dong Xuebing leaned back on his chair and put his hands around Yu Meixia and her daughter’s shoulders naturally. He thought about what type of car to buy. A family saloon car? An off-road car? An MPV? Dong Xuebing was used to his unit’s Buick MPV and felt a 7-seater is more convenient. At least, he can ferry more people. But a Buick MPV or a Honda MPV cost slightly over 200,000 RMB. Dong Xuebing is thinking of getting a more expensive car.

Dong Xuebing continued to surf the websites, and Yu Qianqian suddenly shouted. “A big Mercedes Benz!”

Yu Meixia looked at the monitor. “This looks similar to that Buick.”

Dong Xuebing looked at the picture. This 6-seater Mercedes Benz is this year’s latest model, and the exterior looks grander than the Buick and Honda MPV. This is one of the top tier MPV car. Dong Xuebing’s eyes sparkled and felt this car is too beautiful. Both the exterior and interior are classy, and he checked at the price. An R Class 300L cost around 700,000 RMB. The R350L is around 800,000 RMB, and the most expensive R500L, 5.5L, is around 1.3 million RMB.

Dong Xuebing looked at the specifications and decided to buy this car!

Huh, but the price is ridiculously high. If he drives this car, will there be gossips?

Dong Xuebing thought for a while and called Qu Yunxuan. To prevent getting into trouble for driving this car, Dong Xuebing come up with a solution. He will get Aunt Xuan to buy this car and register it under their Auction Company. After that, he will drive the car to Yan Tai County for his personal use. If anyone wants to investigate him, he can claim that this vehicle belongs to his friend, and he had borrowed it. This way, he will save a lot of explanation on where he got his money from. Dong Xuebing wants to buy the most expensive model, R500L, costing 1.3 million. After buying the apartment, he still has around 1.4 million RMB. This amount is enough. After discussing with Qu Yunxuan, Dong Xuebing transferred his money to her.

Settled! In two or three days, the car should arrive!

Dong Xuebing sat down on the sofa, satisfied. He felt he is a spendthrift, as he spent almost 2 million RMB in two days.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s handphone on the side table rang. Dong Xuebing thought it was the delivery for his home appliances. His refrigerator and TV will be delivered today, and the air conditioner will be installed tomorrow. He picked up the phone and saw it’s his cousin, Tang Jin.

“Hello? Xiao Jing?”

“Hehe… Brother, do you know what day is today?”

“What’s the special occasion? Army’s Day? It’s still early. The Party’s anniversary? It should be over.”

“No wonder you are in the Government service. All you think is Army’s Day and Party anniversary. Hahaha… it’s my birthday today!”

“Ah… I forgot about it. Where are you now? How are you celebrating?”

“Birthday is just another day. But… Brother, are you at home? Can I bring someone along to look for you?”

“Who are you bringing? My Second Aunt?”

“Ah… I am not letting you know now. Just tell me if you are free.”

“So, secretive? Alright. Do you know where Hua Mei Estate is? Just come over.” After hanging up, Dong Xuebing smiled and turned to Yu Meixia. “Sister Yu, prepare more food for lunch. My sister is coming over. Oh, if you are free, help me get a birthday cake downstairs. Thanks.”

Yu Meixia quickly grabbed her purse and went downstairs.

About an hour later.

Hua Mei Estate, Block 1.

Tang Jin was holding a young man’s hand. “Hey, Liu Li, remember to watch your words when you meet my brother later.”

Liu Li had got clean looks and looked like a student. He scratched his head and asked. “Why are we here to meet your brother first? What about your parents?”

Tang Jin gave Liu Li an angry stare. “What do you know? Now, it’s my brother who decides our family. If he agrees to let us be together, no one else will object. Ah… stop scratching your head. You look like a fool. What’s there to be nervous about? My brother dotes me, and if you don’t make him angry, he will agree to our relationship. Liu Li! Do you want me as your bride? Ah?!”

Liu Li replied with an agonized look. “Of course.”

Tang Jin let out a ‘Hmph’ and continued. “Then, you better put on your best performance in front of my brother.”

Liu Li scratched the back of his head. “Err… What is your brother working as? How come he has the final say in your family?”

Tang Jin heard this and had a proud smile on her face. “You will know later!”

Liu Li lives in Wu Tian Village and is Tang Jin’s High School classmate. During their school days, Liu Li fell in love with Tang Jin and always hung around her. After graduation, he started working and did not keep in touch with her until a class gathering some time ago. Liu Li did not forget about his feelings for Tang Jin and confessed to her after some drinks. To his surprise, Tang Jin accepted him, and they started dating.

Liu Li’s family is not well to do. He works as an Auxiliary Police Officer in Wu Tian Village Station. He is still not qualified to be an official Police Officer. Tang Jin and Liu Li are in their twenties, and this is the right age for them to get married. But Liu Li is poor and does not have a good career. He is afraid Tang Jin’s family will object. That’s why they decided to prepare in advance by visiting Tang Jin’s family first. But Tang Jin thought for a while and did not bring him to visit her parents first. Instead, she brought him to visit his older cousin. Liu Li is curious, but Tang Jin is too overbearing, and he dares not to ask too many questions.

“I am going to press the doorbell. You better prepare yourself!” Tang Jin gave Liu Li a kick to his feet.

“Yes.” Liu Li straighten his back nervously.

Ding Dong… ding dong… The door opened, and a cute little girl opened the door shyly. “Sister Tang?”

Tang Jin smiled. “Xiao Qianqian! Hurry and let me in! Where’s my brother?”

Yu Qianqian had met Tang Jin during Luan Ying’s wedding, but other than with Dong Xuebing and her mother, she is shy towards others. “Big Brother is using his computer in his room.” Clack! Yu Qianqian opened the metal gates, and she saw Liu Li. She quickly turned and ran away, as she is afraid of meeting strangers.

Liu Li was stunned by this little girl’s pretty looks. After he entered the house, he was stunned again by a pretty woman in the kitchen.

Tang Jin waved towards the kitchen. “Aunt Yu, I’m here for a visit. Are you preparing for lunch?”

Yu Meixia heard Tang Jin and quickly replied. “Xiao Jin, have a seat. I will prepare tea for you all.”

Tang Jin said. “No need. I will pour myself.”

At this time, Dong Xuebing walked out of his room and was surprised to see Liu Li.

Tang Jin laughed and greeted Dong Xuebing first, before introducing Liu Li. “This is my brother Dong Xuebing. This is Liu Li.”

Liu Li felt this name is familiar and went up to shake Dong Xuebing’s hand. “Brother.”

Dong Xuebing finally understand and laughed. “No wonder you are so secretive. You got a boyfriend?”

Liu Li blushed and didn’t know how to reply.

Dong Xuebing sat down on the sofa and started chatting with them. Dong Xuebing was surprised to know Tang Jin is dating someone. Her character is bold and overbearing. It is not easy to find a man that is willing to accommodate her. But from what he saw, Liu Li is giving in to Tang Jin, and he could tell Liu Li likes her.

After chatting for a while, Tang Jin suddenly remembered something. “Hey, Liu Li, you still don’t know who my brother is?”

Liu Li scratched the back of his head, embarrassedly. “Your brother is…”

Dong Xuebing slapped the back of Tang Jin’s head lightly. “Why do you think everyone must know me? Am I that notorious?”

Tang Jin laughed. “I forgot to tell you that Liu Li is an Auxiliary Office at Wu Tian Village Station.”

Dong Xuebing nodded and looked at Liu Li. “Is your work tiring? Working at the Police Station is not easy.”

Liu Li replied cautiously. “It’s alright. My job is to handle some minor disputes between the villagers. Other than working overtime, it is not very tiring.”

Dong Xuebing patted his shoulder. “Work hard and watch out for your safety.”

After a while, Liu Li went to the toilet. Tang Jin pushed Dong Xuebing with her shoulder and whispered. “What do you think of Liu Li?”

Dong Xuebing nodded. “Not bad. He looks like a righteous man.”

Tang Jin gave Dong Xuebing a stare. “What do you mean by he looks righteous? He is a righteous man. When we were still in school, the teachers seldom scold him even though his grades are not good. There is one time during a school outing. He found 500 RMB and gave it to the teachers. Another time…”

Dong Xuebing interrupted her. “What matters most is you like him.”

Tang Jin asked excitedly. “That means you agree to us dating?”

Dong Xuebing picked up his teacup and took a sip. “You are not my daughter. What’s the use of me agreeing? Has Second Aunt and the rest met him?”

Tang Jin crossed her legs and said, worrying. “I still have not told them. I’m afraid my parents will look down on him. Liu Li’s family’s financial condition is worse than our family.”

Tang Jin stopped talking after Liu Li came back from the toilet. Dong Xuebing asked Yu Meixia if lunch is ready and brought Tang Jin and Liu Li to the dining table. He took out the birthday cake and lit the candles.

After lunch, Tang Jin patted her tummy and whined. “I’m so full!”

Yu Qianqian loves to eat cakes, and she had also stuffed herself. After lunched, Yu Meixia chased her back to her room to do her revision.

Tang Jin saw only Dong Xuebing and Liu Li were in the living room, and she kept looking at Dong Xuebing’s face. Dong Xuebing knew she must have some requests from him when she comes over. He smiled and did not say anything. He offered Liu Li a cigarette, but the latter does not smoke.

Tang Jin quickly moves closer and picks up the lighter from the table to help Dong Xuebing lit his cigarette.

Dong Xuebing took a puff and asked. “Look at you… Tell me, what do you want from me?”

Tang Jin smiled embarrassedly and took a glance at Liu Li. “Brother… let me tell you about what Liu Li had done at his station. He may only be an Auxiliary officer, but he is very capable. There was once a robbery case, and the robber has got a knife with him. The other two officers dare not to stop that robber, and it’s Liu Li who pinned down the robber from the back. Another time, Liu Li single-handedly arrested two car thieves…”

Liu Li quickly interrupted. “One of the two car thieves is arrested by a group of officers.”

Tang Jin gave Liu Li an angry stare. “Shut up and drink your tea!”

Liu Li kept quiet embarrassedly. He was puzzled why Tang Jin is telling her cousin about his work.

Dong Xuebing understood what Tang Jin wants and smiled. “Not bad. As an officer, you should not step back when facing criminals…”

Tang Jin saw Dong Xuebing is going to start his speech and quickly interrupted him. “That’s right. Liu Li is a good officer, right? With all his credits, even if he is not promoted to be the Station Chief, he should at least be promoted from an Auxiliary Officer to a Police Officer, right? In his station, only he is capable. The rest of the officers cannot be compared to him.

Dong Xuebing laughed. Arresting two thieves is considered a big achievement? You still want him to be the Station Chief?

Liu Li blushed. He wanted to say something but dare not.

Tang Jin saw Dong Xuebing not replying and moved closer to hold his arms. She swung his arm and asked childishly. “Brother, I know you treat me well. Liu Li will be your brother-in-law soon. Can you help him convert to a Police Officer? Please…” Tang Jin was afraid that her parents would object to their relationship and wanted to help Liu Li get promoted to a Police Officer. There’s a huge difference between an Auxiliary Officer and a Police Officer. If Liu Li becomes a Police Officer, her parents will have no objections.

Dong Xuebing thought for a while and did not say a word.

Tang Jin saw this and start swinging Dong Xuebing’s arm harder. “Brother… Just treat this as my birthday present, ok?”

Dong Xuebing gave Tang Jin a light knock on her head. “Alright… alright… stop swinging my arm.”

Tang Jin smiled.” That means you agree?”

Dong Xuebing turned to Liu Li and asked. “Who is in charge of your station?”

Liu Li blinked. “It’s Bureau Chief Qin.”

“Qin Yong?”

Liu Li was surprised. “You know Chief Qin?”

Tang Jin starts to bootlick. “Of course. My brother knows everyone.”

Dong Xuebing waved his hand. “Alright. Just sit here. I will call and ask. It’s not easy for an Auxiliary Officer to be converted to a Police Officer. You need experience and results. Have you just joined the Auxiliary Officer for not long, right? I will try it.”

Tang Jin laughed. “Brother, how can there be anything you can’t achieve? With your help, this is not a problem!”

Dong Xuebing entered his room and called Qin Yong. “Hello, Brother Qin. Have you taken your lunch?”

Qin Yong laughed. “I just finished my lunch. Brother Dong, are you asking me out for a drink?”

“Hold on… even three of me is no match to you when it comes to drinking… Hahaha.” After chatting for a while, Dong Xuebing said. “Oh, I have a friend working as an Auxiliary Officer at Wu Tian Village Station. His name is Liu Li. This young man is quite hardworking. Do you think he can be converted to a Police Officer?”

Qin Yong laughed and replied. “Since you, Chief Dong, is asking, how can I reject you? Liu Li? Hmm… I had not heard of this name before. Let me ask around first. If he has no problems, I will settle it for you.”

Dong Xuebing replied. “Thank you. I will treat you to dinner some other day.”

“Hah… It’s only a small matter.”

After coming out of the room, Tang Jin looked at Dong Xuebing. “How is it?”

Dong Xuebing did not give her an answer. “Wait. I also don’t know the result.”

About 10 minutes later, Liu Li’s phone rang. Liu Li saw the number and was surprised. He said it’s his Station Chief and quickly answered. “Hello, Chief Li… Yes… yes… Identification Card and fill-up the form? You mean… Ah… Thank you… Yes… I will… Thank you, Chief Li.” After hanging up the phone, Liu Li said in a daze. “My Station Chief told me to fill up a form tomorrow. I will be transferred to Public Security as a Police Officer.”

Tang Jin hugged Dong Xuebing by his neck. “Thank you, Brother! I love you!”

Liu Li also thanked Dong Xuebing excitedly. “Thank you!” Liu Li had never thought he would be promoted to be a Police Officer. He is not good at interacting with others and is not very fit. He also does not have any outstanding achievements. But to his surprise, a phone call from Tang Jin’s cousin and his promotion is settled.

Tang Jin poked Liu Li’s side and proudly asked. “Now, you know who my cousin is?”

Liu Li paused and asked: “Who?”

Tang Jin rolled her eyes. “Stupid! You are working at the County’s Police Station, and you never heard of Chief Dong?”

Chief Dong?

Liu Li was shocked and blurted out. “It’s God of plague…” He realized what he said was rude and quickly shut up.

Tang Jin stared at Liu Li angrily. “What did you say?!” She had also heard of Dong Xuebing’s nickname.

Dong Xuebing was frustrated. “Am I that famous? Who is the one who gave me this nickname? How come everyone knows about it?”

Liu Li thought to himself. How can you not be famous? In Da Wang Village, you fought against seven men. Three of the seven men are disfigured, and 2 of them are still in the hospital. The four suspects in the abduction case were all shot in the legs, and all of them were crippled. Qian Fei, Qian Shen, and the former County’s Party Secretary Chang Lei… all those who had grudges with you do not have any good endings. Under such circumstances, how can you not be famous?!

Liu Li was panicking and didn’t know what to do. He had never expected Tang Jin’s cousin is the infamous God of Plague Chief Xiao Dong~

Dong Xuebing saw Liu Li’s reaction and sighed…

Damn! I am notorious now…

Chapter 220 – Xie Huilan is coming

Two days later.

The rain had finally stopped in the morning, and a rainbow appeared among the clouds.

Dong Xuebing had returned to the Public Security Family Quarters yesterday. Some of the home appliances he ordered were still not delivered, and Yu Qianqian is preparing for her final exams. So, he did not ask Yu Meixia to come over to cook for him. He made her stay at Hua Mei Estate for a few days to receive the deliveries and supervisor Yu Qianqian’s revision. It’s noon, and Dong Xuebing went to the fridge to see what ingredients are left. He just wants to fill his stomach and watch TV on the sofa.

Beep… Beep… It’s the notification for SMS.

Dong Xuebing picked up his phone and was surprised. It’s an SMS from Xie Huilan. Sister Xie always calls him and had never sent SMS to him. He read the contents and was stunned. ‘God of Plague Xiao Dong. This nickname is awesome!’

Dong Xuebing knew this SMS is not sent by Xie Huilan, and he replied. “Xiao Hao?”

The other party immediately reply. “Hehe… Brother-in-law, how do you know it’s me?”

Dong Xuebing speechlessly typed a string of words. “When did you see your sister speaks like this? Where did you hear of God of Plague?”

Xie Hao: “Hehehe. From my Sister, of course. My Sister told me that you stirred up lots of troubles in your County.”

Dong Xuebing slapped his forehead. Damn! Bad news spread faster. Even Sister Xie and Xiao Hao know about this. “Where is your Sister?”

Xie Hao: “She is upstairs. Oh, she told me to inform you that she will be going over to your County these two days.”

Dong Xuebing: “Ah? Is she here for a holiday? There is nothing here. Who else is coming with her?”

Xie Hao: “Just my Sister alone.”

Dong Xuebing: “Is she here for work?”

Xie Hao: “Secret. Hehe. You will know when my Sister got there.” He ended the SMS with a smiley face.

Xie Huilan is coming over? Dong Xuebing was glad that he had bought a new apartment. If Sister Xie comes over and sees the beautiful mother and daughter, Dong Xuebing can’t imagine how she will react. Now, Yu Meixia and Yu Qianqian had moved out, and he got nothing to worry about. Holiday? Work? Never mind. He is currently on leave from work and can accompany her around.

When Dong Xuebing thinks about Xie Huilan, he remembered what he had done to her stockings.

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang. It’s Qu Yunxuan’s secretary, Xiao Tao.

“Hello, Brother Dong, I had arrived in your car.”

“Ah… that’s fast. Sorry to trouble you. Thank you.”

“It’s not troublesome. I am now at the commercial street junction. Where should I go?”

“Alright. Just wait there for me. I will go over now.”

Dong Xuebing grabbed his wallet and phone and took a Taxi to commercial Street.

Xiao Tao was on the phone when Dong Xuebing reached. She saw Dong Xuebing and passed him the keys and some documents, before leaving for the Provincial City. She was going there for work and got to rush back to Beijing at night. Dong Xuebing knew Yun De Auction’s Spring Auction would be starting soon, and this is their busiest period and did not stop her. After Xiao Tao left, Dong Xuebing stood there to admire the Silver White Mercedes Benz R500L.

The design of the car is sleek and luxurious.

After a while, many passersby noticed this car and started gathering to admire it.

Dong Xuebing knew there are not many good cars in Yan Tai County, and driving this Mercedes around will stand out. He got into the vehicle, grabbed the steering wheel, and admire the interior fittings. After a while, he started the engine and drove to the outskirts of the County’s town. There are not many cars around and Dong Xuebing speed along the roads. He felt this Mercedes MPV’s performance is on par with Aunt Xuan’s S class and is much better than the rest of the MPVs.

Feels good!

Dong Xuebing drove to the County’s Management of Motor Vehicles Office to register a local number plate.

Dong Xuebing is also in the government service and had no trouble with the application. Even the Department head came out to receive him personally. Dong Xuebing had nothing to do and chatted with him for a while. They talked about the shuffling of the County Government’s Leaders. After the County’s Party Secretary is transferred away, the Publicity Department Head gone, everyone is guessing who will be taking over these positions. The City Government has a Party Committee meeting to discuss this.

These transfers and appointments are sensitive, as it will affect many people, including Dong Xuebing.

On the way home, Dong Xuebing thought about the days he was in Yan Tai County. Since the day he was transferred here, his work was not smooth sailing. Although nothing happened to him in the end, and he even dragged the Publicity Department Head and the County’s Party Secretary off their seats, Dong Xuebing knew the importance of having a strong backing. Without strong backing, he will be restricted in a lot of things.

Backings? Where should he find the backing he needs?

Dong Xuebing is close to Liang Chengpeng recently, but Liang Chengpeng is not in the County’s Party Committee. He is not powerful enough to be his backing.

Oh, Chief Liang’s backing is the County’s Mayor Xiang Daofa. He should be getting promoted to be the County’s Party Secretary now. His coming promotion is all because of Dong Xuebing’s credit. Without Dong Xuebing investigating Jin Di Mansion and getting those photographs and other evidence, Chang Lei will not be forced to step down. Xiang Daofa should be grateful to him, and with his help, Dong Xuebing’s prospect in the County should be better.

Dong Xuebing felt his political wisdom had increased slightly. This is a great opportunity for him!

Dong Xuebing parked his car by the roadside and gave Liang Chengpeng a call.

“Chief Liang, I’m Xiao Dong.”

“Oh, Xuebing.”

“Err… when will you be free? If you are free, can I meet the Mayor to report on the progress of my work?”

Who is Liang Chengpeng? He immediately understood what Dong Xuebing wants. This is trying to get connected with the higher-ups. “Haha, let me ask for you.” Liang Chengpeng has a good impression of Dong Xuebing. When his mother was admitted to Beijing Hospital, it was Dong Xuebing who helped him. Even if Dong Xuebing did not bring up this matter, Liang Chengpeng also wanted to introduce Dong Xuebing to the County’s Mayor. In the past, he does not have an excuse. But now, after the County’s Party Secretary is transferred out, it will be easier.

After hanging up the phone, Dong Xuebing waited nervously. If Mayor Xiang is willing to meet him, he will express his intentions to join his faction.

At the same time, Liang Chengpeng is speaking to Xiang Daofa over the phone.

Liang Chengpeng speaks directly. “Mayor Xiang, our Bureau’s Chief Dong, had contributed significantly to the Jin Di Mansion case. He had almost single-handedly raided the Casino there and got all the evidence. I heard the City Government is very concerned about this case and felt Xiao Dong should report the details of this case to you personally.” Liang Chengpeng did not mention that Dong Xuebing had expressed interest in joining the Mayor’s faction. He is only creating an opportunity for both to meet. It is up to Dong Xuebing to leave a good impression with the Mayor.

Xiang Daofa frowned. “Xiao Dong? He is the one who started the investigation?”

Liang Chengpeng replied. “Yes. He is the one who got all the evidence.”

Xiang Daofa shook his head. “I heard he is also the one who solved the case of our government’s website being hacked.”

Xiang Daofa thought for a while and said. “The Jin Di Mansion case is over. He doesn’t need to make any reports to me.”

Liang Chengpeng was stunned. “That Xiao Dong… You…”

Xiang Daofa interrupted Liang Chengpeng. “I am not meeting him now. Maybe there will be a chance for us to meet in the future.”

Liang Chengpeng could tell the although Dong Xuebing had helped to bring the downfall of the Party’s Secretary, Xiang Daofa does not have a good impression of him. Liang Chengpeng did not continue with the conversation and called Dong Xuebing after hanging up. “Xuebing, Mayor Xiang, is busy recently and does not have time for you.”

Dong Xuebing was still waiting eagerly for Liang Chengpeng’s good news, but after hearing what he said, he sighed. “I understand.”

Liang Chengpeng was afraid that Dong Xuebing might have other thoughts and said. “This is the critical period for the higher-ups because of the manpower appointments. I will try to arrange a meeting for you in the future.”

Dong Xuebing replied emotionlessly. “Thank you, Chief Liang. No need.”

Liang Chengpeng knew Dong Xuebing’s temper and sighed. He felt Xiang Daofa had not handled this matter well. How can he reject someone willing to join his faction? This will dampen Dong Xuebing’s spirits. Maybe Mayor Xiang thinks that he is going to be the County’s number one and does not need subordinates like Dong Xuebing. But Liang Chengpeng knew Chief Dong is not any ordinary subordinates. He is capable and has connections in Beijing. The nickname God of Plague appeared for nothing.

After keeping his phone, Dong Xuebing’s face turned black. Xiang Daofa looks down on me? Dong Xuebing knew he is young and impulsive. But he had done Xiang Daofa a favor by forcing the County’s Party Secretary out of the local government. If not, Xiang Daofa might have to wait 5 to 6 years before he got a chance to become the County’s number one! Fine! Now, you are not even grateful for my help, and you don’t even want to meet me? What sort of person are you?!

Dong Xuebing is someone who gives respect to the people who respected him. Since Xiang Daofa had shown this attitude, Dong Xuebing will not try to get close to him in the future. His foul temper does not allow him to bow his head. Dong Xuebing is someone who bears grudges. He will ignore Xiang Daofa if the latter wants to meet him or pull him over to his side in the future. Who doesn’t have pride? Even without your protection, I will not die. Do you think you are somebody?!

After driving the car back to the Family Quarters, Dong Xuebing thought hard on where to find a suitable backing.

But Dong Xuebing does not know anyone in the County’s Party Committee, and also does have the chance to know them. He cannot choose sides blindly as he might get into trouble.

Backing… who should I look for?

“Oh, Chief Dong?” Qin Yong and his wife walked over.

Dong Xuebing smiled and alighted from his car. “Chief Qin, Sister-in-law, you all had finished work?”

Qin Yong looked at that Mercedes MPV in shocked. “I am not working today. Hah, you bought a new car?”

Qin Yong’s wife was also shocked by Dong Xuebing’s car. Although she does not know a lot about cars, she knew this car cost at least 1 million RMB because of the brand. Qin Yong’s wife was surprised. Her husband is only earning less than 5,000 RMB a month, and how long do they need to save to buy this Mercedes?

Dong Xuebing replied. “It’s my friend’s car. I borrowed it.”

Qin Yong gasped. “This is a beautiful car. Does it cost 1 million?”

Dong Xuebing smiled. “It should be around that price. I am not very sure.”

Qin Yong looked at Dong Xuebing and reevaluated his judgment of him in his heart. He does not know how Dong Xuebing got his hands on this car, but he is impressed with Dong Xuebing’s guts. Even if Qin Yong can afford to buy this Mercedes Benz, he will not dare to buy it. This is too outstanding. Look at all the officers returning from work. Everyone is staring at this car, curiously.

Qin Yong found himself liking Dong Xuebing’s daring character. He grabbed Dong Xuebing by his arms. “Chief Dong, you cannot escape today. Hahaha… Come over my place and try your sister-in-law’s cooking. I am not boosting. Even the chefs in the five stars restaurants can’t cook better than her.”

Qin Yong’s wife smiled embarrassedly. “I’m not that good.”

Dong Xuebing couldn’t reject Qin Yong’s invitation. “Then I will trouble both of you. Let me go back and get a bottle of Maotai first. I still need to thank Brother Qin for his help yesterday.” There was no one around, and Dong Xuebing did not hold back his words. If not, he had to watch his words. After all, they are in the government service and should not talk about these sensitive matters at home.

Qin Yong knew Dong Xuebing is referring to helping Liu Li gets promoted to a Police Officer. “Hah… It’s only a small matter.”

Qin Yong’s apartment.

Qin Yong’s wife had gone to the kitchen to prepare dinner. Qin Yong and Dong Xuebing were sitting in the living room smoking.

“Have you heard the news?” Qin Yong lowered his voice and said. “The City Government had held a Party Committee meeting. Our County’s Publicity Department’s Head is appointed. A non-party committee Deputy Mayor will be taking over that position. He had got the experience, and it’s not surprising.” Qin Yong was transferred from the Provincial Public Security and knew a lot of people in the City Government. His information is faster and more accurate than other people.

Dong Xuebing thought for a while and asked. “What about the Party Secretary?”

Even when no one is around, it is a taboo to discuss such sensitive topics. That’s why Qin Yong lowered his voice and said. “Mayor Xiang will be taking over.”

Dong Xuebing felt frustrated. Damn. This old bastard still gets to become the County’s number one!

Qin Yong looked at Dong Xuebing. “Brother Dong, what’s wrong?”

“Nothing.” Dong Xuebing was too embarrassed to tell Qin Yong about him getting rejected by Xiang Daofa.

Qin Yong flicked his cigarette ash and continued. “There will be a chain reaction, and many people stand to gain from it. Hahaha… All of them should thank you.” Chief Dong’s raid on Jin Di Mansion had brought the downfall of Qian Shen and got rid of Chang Lei. This is considered a legend.

Dong Xuebing cursed in his heart. Thank me? It would be a blessing if Xiang Daofa did not hate me.

Dong Xuebing asked. “What about the Mayor?”

Qin Yong’s face changed. “The previous few appointments are normal. But the appointment for our County’s Mayor is weird.”

Dong Xuebing has been thinking of getting a backing. Since the County’s Party Secretary is ignoring him, then the new Mayor will be his best option. This is why Dong Xuebing is curious to know who the next Mayor will be. “Weird? Why is it weird? The new Mayor is not a from our County Government?”

Qin Yong nodded. “The higher-ups might not be pleased with our County, and this time, they arranged someone to be transferred over as our new Mayor.”

Dong Xuebing looked at Qin Yong puzzledly. What’s so weird about transferring someone into the County? When Dong Xuebing was with the State Security, Bureau Chief Zhen is also transferred in from other places.

Qin Yong explained. “The new Mayor is not transferred from the City Government, and not from the Provincial Government. It is from… the higher levels.”

Dong Xuebing was shocked. “Central Government?”

Qin Yong smiled and nodded.

“Which department?”

“I still don’t know the details.”

Dong Xuebing was worried. The people from the Central Government were proud. Will the new Mayor accept him if he offered to stand by his side? Dong Xuebing thought about it and shook his head. Taking sides need opportunity and strategies. Even if the new Mayor accepts him, he will also not think highly of Dong Xuebing. What Dong Xuebing needed is a strong backing that will protect him even when he made mistakes. Hmm… this should be impossible. Why would the new Mayor help him? Even Xiang Daofa, who Dong Xuebing had helped, had ignored him.

Dong Xuebing sighed in his heart. He would rather give up looking for backing if his backing did not support him wholeheartedly.

Ring… ring… ring… Qin Yong’s phone rang.

“Brother Dong, have some tea first. I need to answer a call.” Qin Yong went into his room to take the call.

About 10 minutes later, Qin Yong returned. His wife had also finished cooking, and all her dishes were laid on the dining table. They started drinking Dong Xuebing’s Moutai and had dinner.

“Sister-in-law’s cooking is 100 times better than me.” Dong Xuebing praised.

Qin Yong’s wife laughed. “Thanks for your compliments. These are just simple home-cooked dishes.”

Qin Yong asked. “Chief Dong, you know how to cook?”

Dong Xuebing laughed. “I cooked for myself in Beijing every day. It’s edible but does not taste good. Haha… I must learn from Sister-in-law.”

Qin Yong’s wife laughed. “I only know how to cook and do household chores. As a woman, what else can I do?”

Qin Yong shook his head. “You are wrong. What’s wrong with being a woman? Some women are very capable.”

Dong Xuebing nodded in agreement.

Qin Yong drank a few mouthfuls of Maotai and started chatting. “Brother Dong, someone called me earlier and told me that our new mayor is a woman.”

“Oh?” Dong Xuebing was surprised. It’s rare for women to climb to the ranks of Divisional Chief.

Qin Yong smiled. “Can you all guess how old is our new Mayor?”

Qin Yong’s wife guessed. “50?”

Qin Yong shook his head.

Dong Xuebing guessed. “40?”

“Let me reveal the answer.” Qin Yong put up three fingers. “She is only 30. I was shocked when I heard this. A 30-year-old holding a Divisional Chief rank, and she is still a woman… Hahaha… I dare not say the whole country, but in the whole province, she must be the youngest Divisional Chief Rank officer. She is not going to be the head of a department in the Provincial Government or City Government. She is going to be a Mayor of a county at the grassroots level. I wonder what the higher-ups are thinking.”

Dong Xuebing was surprised. A 30-year-old County Mayor? This is quite absurd.

Qin Yong’s wife interrupted. “I think Xuebing can also get to Divisional Chief rank when he is 30.”

Dong Xuebing waved his hand. “Sister-in-law, don’t flatter me. My position as Deputy Bureau Chief is still not stable and was almost demoted recently. Oh, Brother Qin, do you know which Central Government’s Department is our new Mayor from?”

Qin Yong replied. “I think she is from the Central Publicity Department.”

“Ah?” Dong Xuebing felt something is wrong. “Do you know her name?”

Qin Yong thought for a while. “I forgot her full name. I recall her surname is… Xie… something… Lan.”

Dong Xuebing gasped. “Xie Huilan?”

Qin Yong was startled and jumped. “Right… This is her name. You know her?”

Dong Xuebing almost cursed out loud. Of course, he knows her. That is his girlfriend. But Dong Xuebing was not drunk and knew somethings could not be revealed. There might be a conflict of interest, although he is not in the Finance Department or the Commission for the Discipline Inspection. If other people got to know Xie Huilan is his girlfriend, he might be transferred away.

Dong Xuebing quickly said. “I don’t know her. I had only heard of her before.”

Qin Yong exclaimed. “Ah… I forgot you are from Beijing. Is Mayor Xie very famous in Beijing?”

“You can say so…” Dong Xuebing wanted to tell Qin Yong that Xie Huilan is very famous. Her father is a Politburo Committee member, and her grandfather is the former CPC Chief Secretary. Before the age of 30, she is holding the position of the Central Publicity Department Deputy Chief. How can she not be famous? But Sister Xie had kept a low profile, and not many people know she is from the Xie family.

After dinner, Dong Xuebing walked home quickly. He laid on his bed and stared at the ceiling.

Damn!

Why is Sister Xie transferred to Yan Tai County as the Mayor? This is too sudden!

Dong Xuebing realized what Xie Hao meant in his SMS. Xie Huilan will be coming to Yan Tai County these two days. She is not here for a holiday or outstation. She is appointed here to be the Mayor! Dong Xuebing was still regretting giving that ungrateful Xiang Daofa evidence against the former County’s Party Secretary. But now, Xie Huilan will be transferred here, and his mood got better.

Dong Xuebing’s girlfriend is going to be the County’s Mayor, and he does not need to consider looking for a strong backing!

Xie Huilan will be his strongest backing!

Chapter 221 – Arrest them!

That night, Dong Xuebing got into bed and slept.

But not long after he fell asleep, Dong Xuebing’s phone rang. He had a few drinks with Qin Yong during dinner and was still feeling giddy. He reached out for his phone, but could not find it. He had to get up and look for his phone. It’s almost 11 pm, and he wondered who is calling at this hour. It’s an unknown number, and Dong Xuebing answered.

“Chief Dong, I am Party Secretary Xiang’s secretary!”

“Oh, you have anything for me?”

“What is wrong with Hui Tian Village’s security? Ah?”

“Security? What do you mean?”

“Party Secretary’s relative was beaten up in Hui Tian Village! Go and handle it immediately!”

Dong Xuebing no longer felt sleepy. Is this person Xiang Daofa’s secretary? Xiang Daofa’s relative was beaten up by someone? This is not a small incident, but what’s with your attitude? Does a secretary dare to be so commanding? Do you think I am your subordinate? No need to ask. It must be Xiang Daofa who got his secretary to call. If not, this secretary will not dare to order him. Dong Xuebing’s impression of Xiang Daofa got worse. “I will call the Village Station and ask Station Chief Liu to handle it.”

Secretary Zhou frowned and said. “If they can handle it, Party Secretary Xiang will not ask me to call you!”

Dong Xuebing was getting irritated. It’s just a fight, and the other party will get slap with a fine. What’s the big deal?

“Chief Dong, you must go and arrest the culprit now. I am waiting to report to Party Secretary Xiang!” Secretary Zhou hangs up the phone. It’s not that he wants to give attitude to Dong Xuebing. It’s because Xiang Daofa is furious over this incident.

Dong Xuebing immediately cursed after the line was cut. Xiang Daofa, I helped you become the County’s Party Secretary and had expressed interest in joining your faction. Not only you ignore me and don’t even want to meet me, and you still want me to help your relative? Also, what’s wrong with your secretary’s tone? Dong Xuebing remembered that when Xiang Daofa was still the Mayor, he was quite friendly. But he changed after he becomes the County’s number one!

But no matter how unwilling Dong Xuebing is, he still needs to do what is required of him. If Party Secretary Xiang’s relative is badly injured the area under Dong Xuebing, he also got to bear the responsibility. From Secretary Zhou’s attitude, this should not be a small incident. Maybe Xiang Daofa’s relative is badly injured.

On the way to Hui Tian Village, Dong Xuebing called Liu Dahai. “Old Liu, how’s the situation?”

Liu Dahai knew what Chief Dong was asking, and he sighed. “I was just about to call you. I had just received a call about Party Secretary Xiang’s relative getting beaten up. I am not sure what happened, but the attacker seems to be a relative of our Station’s Police Officer.”

Dong Xuebing understands why he was ordered to handle this incident. “Where is the location?”

“It’s in a restaurant at the village’s west entrance. I am on my way over.”

“Ok. I will reach in a while. Control the situation when you reached.” After hanging up, Dong Xuebing speeds up. Dong Xuebing is unwilling to handle cases that involve relatives of leaders, especially Xiang Daofa. Even if he handled it well, no one would appreciate his efforts. If the incident is not handled well, Dong Xuebing will be blamed and penalized.

Hui Tian Village.

West Entrance.

From far, Dong Xuebing could see a few police cars with blinkers on. He drove over and alighted.

“What’s going on?” Dong Xuebing asked.

Chu Feng and a few other officers saw Chief Dong and rushed over. “Chief Dong, Station Chief Liu is inside speaking to the other party. Their leader is called Xiang Chengdong, and he is a distant relative of Party Secretary Xiang.”

Dong Xuebing scolded. “Who is the one that attacked him?”

Chu Feng hesitated. “It’s Da Leng, Er Leng, and their family members.”

Dong Xuebing frowned. “Call them over! What are they thinking?”

After a while, Da Leng and his brother were brought over by Chu Feng. Dong Xuebing saw them and started scolding. “Do you know who you all are?! Auxiliary Police! Your job is to maintain law and order and not create trouble! As a law enforcer, you all should set an example for others! How can you hit people? Ah? Who gives you all the permission to do this? Look at yourselves! You all have got no discipline at all!”

Da Leng clenched his fist and his brother, Er Leng, eyes had turned red, like an angry lion.

Dong Xuebing turned to Chu Feng. “Where is Xiang Chengdong’s injury? How bad is it?”

Chu Feng replied. “It is not serious. He just got punched in the face and is not badly injured.”

Dong Xuebing was relieved to hear the injuries are not serious. If Xiang Chengdong is missing a hand or leg, he would not be able to answer to Party Secretary Xiang. “Party Secretary Xiang had ordered to punish the attacker severely. Bring all the attackers back to the station for investigation.” Dong Xuebing points to Da Leng and Er Leng. “I will settle the score with you two when we get back!”

Er Leng gritted his teeth. “I had done nothing wrong! That person should be beaten up!”

Da Leng did not say a word, but from his angry expression, he agreed with his brother.

Chu Feng quickly tugged the two brothers’ arms and said to Dong Xuebing. “Chief Dong, it’s not what you think it is.”

Dong Xuebing frowned and waited for Chu Feng to carry on. He also knows that Da Leng and his brother are simple villagers, and will not beat other people up for anything. There must be a reason behind this.

Chu Feng looked at the entrance of the restaurant and said. “The whole incident is like this. Da Leng and Er Leng’s younger sister had returned home from her University and was having dinner with her family here. They happened to meet Xiang Chengdong and his drunk friends. Xiang Chengdong and his friends start to harass Da Leng’s younger sister and even touched her. Da Leng’s family members tried to stop them but were beaten up by Xiang Chengdong and his friends as they were outnumbered. Da Leng and Er Leng heard what happened and rushed over. Both sides fought again, and the other party called the police. We only know Xiang Chengdong was Party Secretary’s relative when we arrived.”

Dong Xuebing asked. “It’s Xiang Chengdong and his friends who started the fight?”

Chu Feng nodded. “Also, other than Xiang Chengdong, who was punched, the rest of his friends were not injured. They are the ones who had beat others up. You did not see it. Da Leng’s sister was badly beaten up, and her face is swollen. Da Leng’s second uncle is also…”

Dong Xuebing stopped Chu Feng. “Bring me over!”

Chu Feng and the other officers entered the restaurant.

The restaurant is almost empty. Other than some passersby watching the commotion, there were four middle-aged men drinking beer and joking among themselves. Station Chief Liu Dahai and Deputy Station Chief Chen Fa are talking to them. This group of men should be Xiang Chengdong. But Dong Xuebing stood there and observed them for a while. None of them seems to be beaten up. They were still drinking and smoking happily!

When Dong Xuebing turns to the other side of the restaurant, his face changed.

At a table near to the windows, a middle-aged man, a young man, and a young girl were sitting there. That middle-aged man should be Da Leng’s Second Uncle, and he was holding on to his arm, and blood was still flowing out from his nose. The young man was also the same. Bruises can be seen on his face, and there were bald patches on his head. His hair must have been pulled out by Xiang Chengdong and his friends. Dong Xuebing looked at that young girl. She should be Da Leng’s sister. She was crying, and the left side of her face is swelled. One of her eyes is bruised, and she is missing one of her front teeth.

After Da Leng returned to the restaurant, he ran over to console his sister.

Er Leng was staring at Xiang Chengdong angrily and might rush over to beat them up anytime.

Chu Feng sighed. “These people are too ruthless. How can they beat up a girl like this?”

Dong Xuebing was furious. Secretary Zhou had called him to tell him that Party Secretary Xiang’s relative was beaten up, and ordered him to come over immediately. Dong Xuebing thought the injuries were serious, and that’s why he scolded Da Leng and Er Leng when he arrived. But the truth is not what he expected. Xiang Chengdong is beaten up? He is still drinking beer happily. It’s them who beat others up! Damn! What the f**k is Xiang Daofa up to?!

Dong Xuebing walked over and asked. “Are there any fractures?”

Er Leng gritted his teeth. “This is Chief Dong.”

That female student looked at Dong Xuebing. She is missing one front tooth, and her gums were still bleeding. “My Second Uncle’s leg is broken. I don’t have any fractures.”

Dong Xuebing looked at Er Leng. “You don’t need to say anything. Just bring your relatives to the hospital now.”

Someone from the other group heard it and stood up. “No one is allowed to leave! Do you think you all can leave after beating us? This incident is not settled yet!” This man had a bit of bruise on his face and should be Xiang Chengdong. He is behaving like a hooligan.

Liu Dahai suppressed his anger and said. “Mr. Xiang. You all did not suffer any injuries. Just let this matter rest.”

Xiang Chengdong sneered. “Not injured? Who gave me the bruises on my face? I am telling you now! This incident is not over! You are the Station Chief, right? Your men had beaten me up, and you think I will let it off so easily?” He pointed to Er Leng and his family. “The ones who hit us must all be arrested! Those two auxiliary officers must be fired! I also want 10,000 RMB for my medical compensations!”

Chen Fa knew Xiang Chengdong had drunk a lot. But what he said was too much.

Da Leng roared. “You had beaten up my Second Uncle and my sister! Why should we compensate for you?!”

A middle-aged man beside Xiang Chengdong laughed. “It’s that girl who scolded us first. Serve her right for getting beaten up. Hurry up! Arrest them and give us compensation, and we will let this matter rest. You all want to drag this out? Fine. We will wait until your leader is here!” This man is Xiang Chengdong’s childhood friend. When Xiang Daofa was still the Mayor, and Chang Lei was the Party Secretary, they restrained themselves. But now, Xiang Daofa had become the County’s Party Secretary, and this group of friends behaved differently. With Xiang Chengdong, a relative of the County’s Party Secretary around, all of them became arrogant.

Xiang Chengdong cursed and took out his phone to call Secretary Zhou.

Dong Xuebing stared at them. “Stop calling. If you all have anything to say, speak to me.”

Xiang Chengdong glared at Dong Xuebing. “Who are you?”

Liu Dahai replied. “This is our Bureau Chief Dong.”

“Oh, you are Chief Dong?” Xiang Chengdong laughed. “Fine. I will give you face today. You don’t need to fire those two Auxiliary Police, but they need to compensate for our medical fees. The compensations must not be less than 10,000.” Xiang Chengdong burped and continued. “Also, those people must apologize to us.”

Da Leng and his family were furious. They were beaten up and still must compensate the other party? Ridiculous! Furthermore, their family is poor. Da Leng still has to borrow money from friends and relatives for his sister’s school fees. Also, his Second Uncle’s leg is fractured, and his sister is disfigured. They can’t even afford the hospital bills now!

Dong Xuebing frowned. “I am here to settle this problem. Mr. Xiang, I believe you also don’t want to blow up this matter, right? Let’s not talk about the medical fees now. We should send the injured to the hospital first. As for the rest, we can discuss tomorrow.” Dong Xuebing wants to wait until Xiang Chengdong sober up first.

Xiang Chengdong’s face changed. “What happened today must be settled today! Why must I wait until tomorrow? If you all don’t give me a satisfying answer, no one is allowed to leave!”

Xiang Chengdong’s friends laughed and cheered. “That’s right! Pay up! Pay up!”

One of the parties involved in the relative of the County’s Party Secretary and everyone knows they will not be reasonable. The priority now is to calm Xiang Chengdong and settle this amicably. Dong Xuebing does not want to the County’s Party Secretary to go after his Auxiliary Police.

Chen Fa thought for a while and said. “Our Auxiliary Officers might have some issues when handling this incident. We will punish them when we get back. But 10,000 RMB medical fees is too…”

Xiang Chengdong looked at Dong Xuebing impatiently. “You can’t settle this too? Fine! Then I will speak to your Bureau Chief! I don’t believe no one can give me a satisfying answer today!” He took out his phone while grumbling. “What the f**k is wrong with this place! I am only here for dinner and got to face these sickening people! Oh, Hello? Secretary Zhou? I am Xiang Chengdong… Yes. That Chief Dong is here, and he refuses to settle my problems for me… That’s right… the ones who beat us up is their station’s Auxiliary Officers. They are biased when handling this incident… I did not ask for more, but they should at least compensate my medical bills, right? … That’s right… Hahaha…”

After Xiang Chengdong ended his call, he cheerfully told his friends. “Come… let’s continue drinking. Oh, help me watch them. If they don’t compensate us, no one is allowed to leave!” He pointed to Da Leng and his family.

All the officers there were angered by Xiang Chengdong’s attitude. He is too arrogant!

Dong Xuebing wanted to rush over and kill him with one kick. But Xiang Chengdong had Xiang Daofa backing him, and no matter how angry Dong Xuebing is, he got to bear with it.

Liu Dahai walked over and whispered. “Chief Dong, why not we just compensate them. This will not end well if it blows up.”

Dong Xuebing frowned and did not say a word.

Chen Fa added. “We cannot afford to offend these people. I know Da Leng and his family do not have money. Can we use our station’s fund to help him pay this sum of money first?”

Dong Xuebing looked at them. “They had beaten others up, and we still have to compensate them?”

Chen Fa sighed. “We got no choice. If they refuse to leave, Party Secretary Xiang…”

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone rang. It’s Secretary Zhou calling him. Dong Xuebing is deliberating if he should answer this call.

Xiang Chengdong laughed and looked at Dong Xuebing. “Hurry up and answer your phone! We can all go home after this problem is settled! If not, you also can’t leave!”

Dong Xuebing’s anger is building up. He walked out of the restaurant and answered the call. “Hello.”

“Chief Dong! Can’t you even settle such a small issue? Ah? How am I going to report Secretary Xiang?!” Secretary Zhou is furious. The relative of the Party Secretary is beaten up, and Dong Xuebing is not arresting the other party. What is he thinking?!

Dong Xuebing replied coldly. “Secretary Zhou, you don’t know what happened here. It’s not Xiang Chengdong who was beaten up. I am now at the scene. Xiang Chengdong was only punched once, and he is perfectly alright. The other party consists of one old man, one young man, and a girl. They are the ones who are badly beaten up. One of them even had a fractured leg, and the girl is disfigured. The conflict started because Xiang Chengdong harassed that girl. Xiang Chengdong is the one who started this incident. If I am going to handle this…”

Secretary Zhou interrupted impatiently. “You can’t handle this? Fine! I will get someone else!”

Dong Xuebing frowned. “It’s not I can’t handle this. I am only afraid that this incident will affect Party Secretary Xiang, and I think he also doesn’t want to see this. Secretary Zhou, my suggestion is you speak to Xiang Chengdong not to pursue this further. He is not badly injured at all. If this incident blows up, it will not be good for everyone.”

“What is so difficult?! Just give Xiang Chengdong his compensation!”

Dong Xuebing exploded. “Secretary Zhou, are you kidding me?! You called me in the middle of the night and asked me to settle this incident. You still claim that the Party Secretary’s relative is beaten up. But when I reached here, he is perfectly fine! He can still joke and drink beer with his friends! Are you trying to make things difficult for me? I had given you and Party Secretary Xiang’s face and rushed over to help you settle this problem. Is this the right tone to speak to me? You are disrespecting me!”

Secretary Zhou did not expect Dong Xuebing to dare to speak to him this way. “Fine! I will repeat everything you said to Party Secretary Xiang, word by word!”

Dong Xuebing replied. “Don’t try to scare me with this! I had never been afraid of anyone all my life!”

“You…”

Dong Xuebing hanged up the phone. He is irritated and frustrated. He knows that even if he handled this incident according to what Secretary Zhou wants, he will also not get any benefits. The attitude of these people made him sick! They are just using him as their servant! Do you think you can just use me and scold me whenever you want?!

Dong Xuebing returned into the restaurant.

Xiang Chengdong and his friends were still drinking, and they looked at Dong Xuebing. “So, do you know how to handle this incident now?”

Everyone knows someone had called Dong Xuebing to pressurize him. All the officers and Da Leng were looking at him.

Dong Xuebing nodded. “Yes. We can settle this now. Chu Feng, arrest them!”

Xiang Chengdong nodded with satisfaction. “You should have done this earlier. Don’t forget about our medical compensations.”

Da Leng took in a deep breath and shouted. “Chief Dong! My Second Uncle and sister are injured! I am the one who hit them! If you want to arrest, arrest me!” Er Leng grabbed an empty beer bottle and stood in front of his younger sister. He is prepared to fight anyone who dares to arrest his sister. His sister quickly holds on to his arm to stop him, while sobbing.

Chu Feng sighed as he knew Chief Dong also had no choice. He walked towards Da Leng with a few other officers.

Dong Xuebing gave them a stare. “Who the hell are you going to arrest?!”

“Ah?” Chu Feng, Liu Dahai, and the rest were stunned. “Didn’t you ordered us to arrest them?”

Dong Xuebing pointed to Xiang Chengdong. “What are you all thinking?! Da Leng and Er Leng had acted due to self-defense. This group of people had harassed that girl and even beat her and her family up! They are the ones who should be arrested!” Dong Xuebing looked at the stunned officers and shouted. “What are you all waiting for?! Handcuff them and bring them back! I will bear full responsibility! Bring all these f**kers back!”

Xiang Chengdong smashed an empty beer bottle and stood up. “You all dare to touch me?”

Dong Xuebing had been tolerating him for a long time. He rushed over and kicked him. Crash… Xiang Chengdong fell on his back. “Who do you think you are? Do you think you are my leader?! You are asking for it! Do you still dare to be arrogant after beating others up? I am arresting you now!”

No one expected Chief Dong to arrest Xiang Chengdong!

Chu Feng saw this and was overjoyed. All his frustrations were gone in an instant. He immediately ran over and handcuffed Xiang Chengdong.

Xiang Chengdong roared: “You all dare to arrest me?!”

The few other officers also rushed forward to arrest the rest of Xiang Chengdong’s friends. What Chief Dong said had given them the courage to arrest these people. Earlier, all the officers were holding back their anger. Furthermore, the victims are the relatives of their colleagues. Punches and kicks landed on those who tried to resist arrest, and they were pinned down and handcuffed. Everyone was glad to work under Chief Dong!

Da Leng’s eyes had turned red and were about to burst into tears. “Chief Dong!”

Dong Xuebing waved his hand. “Let’s go back to the station!”

Liu Dahai and Chen Fa looked at each other. They could see the helplessness in each other’s eyes. Both remembered the past few occasions when Chief Dong led the officers. The first time was to arrest the relative of the Ministry of Education’s Chief. The second time was to arrest the relative of a leader in the Finance department. The third time is to arrest the relative of the Publicity Department’s Head. This keeps escalating. This time, it’s the relative of the County’s Party Secretary’s turn???

Chapter 222 – County Mayor

It was after midnight.

Dong Xuebing looked at Xiang Chengdong in the interrogation room of Hui Tian Village Station. “Harassing women, assault, and extortion. I believe you don’t need me to explain the definitions of these charges, right? I don’t want to waste time. All of you better compensate Da Leng’s sister and her family medical bills. Hmmm… with other compensations, I think 50,000 RMB is enough. All of you can leave after paying up, and I will treat this case as you all settled it privately.”

Xiang Chengdong stared at Dong Xuebing. “You just wait!”

Dong Xuebing looked at him. “You don’t want to pay the compensation?”

Xiang Chengdong gave Dong Xuebing a stare and took out his phone.

Dong Xuebing said. “You all will remain here until the compensation is paid up. It is useless no matter who comes to beg for you!”

After a while, Dong Xuebing’s phone rang. He looked at the caller display, and it’s Secretary Zhou again. Dong Xuebing walked out of the interrogation room and answered.

Secretary Zhou roared into the phone. “Dong Xuebing! What are you trying to do?! Ah?!”

Dong Xuebing was disgusted by him and said. “Stop shouting at me! You are the one who woke me up in the middle of the night to solve this problem. Now, the one who does not want to solve this problem is also you. If you had persuaded Xiang Chengdong and his friends to leave, everything would be over. Do you think I will listen to a drunken person? Does he think he owns the Police Station? Fine! Now, even if he wants to leave, it is too late. The victims are in the hospital getting treated and is preparing to sue them in courts.”

Secretary Zhou screamed. “Release them immediately!”

Dong Xuebing replied furiously: “Secretary Zhou, are you trying to get me into trouble? The victims are badly injured by Xiang Chengdong, and if I don’t give the family members of the victims a satisfying answer, how will my colleagues look at me? Which villager will respect me? Are you asking me to disregard my honor? I had told you to mediate this incident, and this will not happen. Fine. It’s useless to say anything now. I can only follow the proper procedures.”

After hanging up, Dong Xuebing did not return to the interrogation room. He waited outside.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang as expected. It is Liang Chengpeng calling this time. “You had arrested Party Secretary’s relative?”

Dong Xuebing firmly replied. “He had harassed women, assaulted others, and tried to extort money. I got no choice but to arrest him.”

Liang Chengpeng frowned. “How did it turn out this way?”

Dong Xuebing explained. “Chief Liang, I am not speaking behind others’ back. The whole incident had disgusted me. Secretary Zhou had called me in the middle of the night and asked me to handle this case. He told me that Party Secretary Xiang’s relative is beaten up. But when I reach there, it is not what Secretary Zhou said. Xiang Chengdong and his friends had beaten up the relatives of an officer from our Station. One of them is disfigured, and another had a broken leg. All of them are badly injured. I gave Secretary Zhou’s face and decided not to pursue this matter. I told Xiang Chengdong to leave, but he refused. He refused to let the injured to go to the hospital and even demanded compensations.”

“But you also don’t need to arrest them.”

“Yes. That’s why I called Secretary Zhou and asked him to persuade Xiang Chengdong not to blow up this incident. But Secretary Zhou accused me of not handling this incident well, and insisted the victims to compensate Xiang Chengdong! Chief Liang, don’t you think Secretary Zhou is doing this on purpose? If I follow what he says, everyone in the County will be scolding me!”

Liang Chengpeng sighed. “Secretary Zhou… is still too young.”

Dong Xuebing continued. “I am doing this with consideration for Party Secretary Xiang. If I don’t arrest Xiang Chengdong and let him continue with his ways, Party Secretary Xiang’s reputation will be tarnished. I had asked Xiang Chengdong to compensate the victims a sum of money, and this way, we can give both sides an answer, and we can also release them.”

Liang Chengpeng knew Dong Xuebing had not done anything wrong. The problem lies with Secretary Zhou. He is too arrogant and had not considered the consequences. He only thinks for the Party Secretary Xiang and his relatives. Even if he wants to bootlick, this is not the right way. If Dong Xuebing made the victims compensate Xiang Chengdong, Party Secretary Xiang would also be furious.

God of Plague Xiao Dong. This nickname suits him well.

Liang Chengpeng shook his head. When Dong Xuebing gets involved, there will be endless trouble. This incident, for instance. Although Dong Xuebing had handled it well, Party Secretary Xiang will not appreciate what he had done. Regardless of Dong Xuebing arresting Xiang Chengdong, or releasing him, Party Secretary Xiang will still hold him responsible. It is just as unreasonable as it seems.

The following two hours, no one else called Dong Xuebing.

Dong Xuebing crossed his legs and smoked in the interrogation room. Once in a while, he will look at his watch.

Xiang Chengdong had sobered up and became anxious when his cousin, Xiang Daofa and Secretary Zhou, didn’t appear to help him.

Dong Xuebing looked at Xiang Chengdong and asked. “Have you finish considering? All your friends had agreed to compensate the other party, and you are the only one left.”

At 3 am, Xiang Chengdong could not stand it. He called his family to bring money over.

Dong Xuebing did not hold Xiang Chengdong back and released him after he paid the compensations. Er Leng had accompanied his Second Uncle and Sister to the hospital, and Da Leng is still waiting at the Station. Dong Xuebing found him and passed him 80,000 RMB. “This sum of money is from them. Keep it for your family’s hospital bills.”

Da Leng looked at the stack of notes and thanked Dong Xuebing. “Thank you!”

Dong Xuebing patted him on his back. “Go back and have a good rest.”

Da Leng is not good with words, but he will remember what Dong Xuebing did for him in his heart.

The rest of the officers in the Station were deeply touched by this incident. Everyone noticed Chief Dong is different from the rest of the leaders. If it were someone else, they would never offend the Party Secretary’s relative for a subordinate. But Chief Dong did this, and this incident gave all the officers assurance.

The next day’s afternoon.

The sun is up, and the weather is dry and warm.

Dong Xuebing had returned home late last night and slept until noon. He got up and looked at his phone. There were two missed calls, which were from Qin Yong. Dong Xuebing returned the call. He needs to know about the impact of yesterday’s incident. Qin Yong told him that everything is normal at the Bureau, and there is no news from the County’s Party Committee. But Dong Xuebing knew that even if nothing happened now, Xiang Daofa would revenge on him in the future.

Dong Xuebing can only take a step at a time.

Dong Xuebing was rejected by Xiang Daofa in the afternoon, and at night, he got back at him. Regardless of the consequences, Dong Xuebing was still feeling great. He hummed a tune as he left his house with his bag.

At the front yard of the Quarters, Dong Xuebing overheard some people chatting.

“Have you heard it? The new Mayor had arrived.”

“What’s there to hear about? I had already seen them. The City Government’s Organization Affairs Head had sent the new Mayor personally. Their cars had just passed our main gate.”

“The new Mayor is from the Central Publicity Department? Is the Mayor a woman?”

“Yes. The person sitting at the rear passenger seat is Mayor Xie. Her looks…”

The two family members stopped chatting when they saw Chief Dong walking towards them. They pretended to be chatting about something else. Dong Xuebing had heard them from a distance and was excited. He had wanted to go over to ask them, but he is not familiar with those two people. At the time, Hu Silian walked out of a building next to Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled. “Director Hu, you are not working today?”

Hu Silian smiled. “No. I came back for lunch, and I am returning to the Bureau now.”

“Oh. I will drive you back.”

Hu Silian smiled. “Thank you.”

When Hu Silian saw Dong Xuebing getting into the Mercedes MPV parked at the parking lot, she was stunned. She got into the front passenger seat and admired the interior fittings of the car. “Last night, my husband was still asking me whose Mercedes is this. You bought this?” Hu Silian was impressed by Dong Xuebing, as this car cost over a million RMB.

Dong Xuebing waved his hand. “I cannot afford it. This is my friend’s car, and I had borrowed it.”

Hu Silian just smiled and did not say anything. This is a lie.

Dong Xuebing stepped on the accelerator and asked. “I heard the new Mayor had arrived.”

Hu Silian had lots of information sources compared to Dong Xuebing. She laughed. “She arrived about one hour ago. I and Chief Liang had gone over to the County’s Party Committee earlier. Now, Mayor Xie and the other leaders from the County’s Party Committee should be having a welcome lunch. My rank is not high enough to join them, and I returned home for lunch. Oh, Chief Liang asked me to inform you that there will be a Countywide meeting at 3 pm to announce the appointment of the new Mayor.”

Dong Xuebing laughed. “I am still in trouble, and I think I should not attend.”

Hu Silian had also heard about last night’s incident. She knew Chief Xiao Dong had offended Party Secretary Xiang. She could not even remember how many County leaders Dong Xuebing had offended since he was transferred over. Hu Yiguo, Zhao Jingsong, Yu Zhengchi, Qian Shen, Chang Lei… She laughed when she heard what Dong Xuebing said. “To be honest, you are the most special leader I had ever met. You are also the one whom I respected most.”

Dong Xuebing shook his head. “Haha… stop flattering me.”

Hu Silian replied seriously. “Many officers in the Bureau had been praising you. It’s rare to find any leaders not bowing down to authority nowadays.”

Dong Xuebing laughed. “This is not called refusing to bow down to authority. It is called having too little political wisdom. I think if this carries on, I will offend all the leaders in the whole province.”

Hu Silian laughed, and she knew what Chief Dong said is true. But Dong Xuebing had offended leaders from the County’s Party Committee to the Public Security Bureau leaders, and he is still sitting comfortably in his position as a Deputy Bureau Chief. This had also reflected his capabilities. If someone else had offended so many leaders, he or she would be forced to step down or transferred out of County.

After sending Hu Silian back to the Bureau, Dong Xuebing went to a restaurant to have his lunch.

After lunch, Dong Xuebing called Xie Huilan. The phone rang twice and she hanged up.

Dong Xuebing knew Sister Xie must be having lunch or discussing with someone else, and it is not convenient for her to answer his calls.

Afternoon, 2.40pm.

The County Government’s grand meeting hall.

All the government service leaders in Yan Tai County had arrived at the meeting hall. Other than the leaders in the Public Security Bureau, Dong Xuebing does not know anyone from the other departments. But Dong Xuebing noticed that lots of people recognized him. Some of them were stealing glances at him, and some were whispering and pointing at him. However, no one went up to him to greet him. Maybe it’s because of his ‘God of Plague’ nickname.

Dong Xuebing knew he was not well received by others and went to sit in a corner.

About 10 minutes later, the City’s Organization Department’s Head, Director Ci, and the County’s Party Secretary, Xiang Daofa, entered and sat in the first row. Many of the leaders there had not met Mayor Xie before and were stretching their necks to look for her. There were no female leaders in the County’s Party Committee, and soon everyone noticed an unfamiliar face. Many people gasped, and a few older leaders frowned.

How come she is so pretty?

This is the first thing that comes to their minds!

Mayor Xie had tied her hair up in a bun and was wearing a white shirt, black pants, with a pair of black high heels. Many people were stunned by her beautiful looks. She had an aura around her and just sitting there at her seat, gave many leaders pressure. Her stern expressions and ordinary clothing shouted out feminine attractiveness and attracted the attention of everyone.

This is the new County Mayor?

Everyone looked at Xie Huilan in disbelieved and don’t know what to say.

In China, there are very few female government officials, let alone pretty ones. Even Hu Silian is considered above average in the government service. But compared to Mayor Xie, Hu Silian’s looks are far behind. This new Mayor is too pretty.

Xiang Daofa heard the whispering behind him and frowned. He doesn’t understand why the higher-ups assigned someone like Xie Huilan to be the Mayor. Although he is impressed with her pretty looks, he doesn’t like her. If possible, Xiang Daofa would prefer an experience old leader to be the Number Two of the County Government.

The meeting started.

First, the City’s Organization Department Head, Director Ci, read out the appointment of Xie Huilan. Starting from today, Xie Huilan will take over the role of Temporary Mayor in Yan Tai County. The word ‘Temporary’ will be removed after Xie Huilan gets the appointment orders from the Standing Committee of the National People’s Congress, and the earliest will be tomorrow. After that, Director Ci started his speech. His speech is nothing new and revolves around the usual things. Unity, be inline with the Central Government’s orders, etc.

After Director Ci’s boring speech, it’s Xie Huilan’s turn.

Xie Huilan walked up to the podium and smiled. She thanked the trust given to her by the County’s Party Committee, thanked the leaders in Yan Tai County Government for the warm welcome, and said she would unit everyone to develop Yan Tai County. With the leadership of the Party Secretary and all the support of all the leaders present, she does her best, etc. It’s all the usual boring stuff. The contents of her speech might be boring, but her sweet voice makes up for it. With her pretty looks and perfect figure, everyone in the meeting hall was listening attentively. There was a great difference when Director Ci was giving his speech earlier.

After Xie Huilan finished her speech, the crowd clapped. Dong Xuebing also clapped loudly until his palms turned red.

Twenty minutes later, the meeting ended. There seems to be a County Party Committee Meeting later.

All the leaders left and were discussing among themselves softly. Qin Yong found Dong Xuebing and walked out of the hall with him. As Dong Xuebing was walking out, he saw Xie Huilan chatting with Xiang Daofa. Dong Xuebing paused unconsciously and looked at Sister Xie. It’s been a while since they met, but Xie Huilan did not look at him. She turned and spoke to other leaders.

Qin Yong laughed and gave Dong Xuebing a light push. “Going?”

Dong Xuebing regained his senses.

After leaving the County Government building, Qin Yong laughed and said. “I took a Taxi over and did not drive. If it is convenient, can you give me a ride back?”

“Sure.”

From a distance, Qin Yong saw Dong Xuebing’s Mercedes MPV. It stands out among the other cars. Even the County’s Party Secretary’s car cannot be compared, and a few older leaders were looking at Dong Xuebing’s Mercedes with frowns. Qin Yong thought Dong Xuebing had driven the Bureau’s Buick MPV and looked at him. He rubbed his temples and thought to himself. There should be no one more daring than Chief Dong in the County.

In front of everyone, Dong Xuebing nonchalantly entered his car.

Qin Yong gritted his teeth and got into the front passenger seat.

After the car is out of the County Government compound, Qin Yong said. “Mayor Xie is very beautiful. I think only your helper can complete with her.”

Dong Xuebing was in a good mood to hear someone praising Sister Xie. “Sister Yu cannot be compared to Mayor Xie. Their dispositions are too different.”

“Right.” Qin Yong lowered his voice and asked. “Does Mayor Xie have strong connections?”

During last evening’s dinner at Qin Yong’s apartment, Dong Xuebing had mentioned Xie Huilan’s name, and Qin Yong thought Dong Xuebing might know her background. He wants to find out more about Xie Huilan. But Dong Xuebing did not reveal anything. “I am not very sure. But for someone at her age to reach Divisional Chief rank, and to be posted to the grassroots level as the Mayor, she must have connections with the higher-ups.” Who doesn’t know people in the higher-ups? It’s a matter of how ‘high’ are the higher-ups.

Not only Qin Yong, Xiang Daofa, and the rest of the leaders in the County Government are curious about Xie Huilan. If she is from the City Government or the Provincial Government, they could find out easily. But she is from the Central Government, and it is too far away for them to gather information about her. Furthermore, Xie Huilan had been keeping a low profile in the Central Publicity Department. Other than Dong Xuebing, no one in Yan Tai County Government, or even the City Government, knows that Xie Huilan is the daughter of Beijing City Party Secretary, Xie Guobang.

Chapter 223 – The Jailbreak Case

Late Afternoon.

The sun is setting, and the sky turned bright orange.

In the Public Security Quarters, Dong Xuebing’s stomach is growling. He is hungry and went downstairs to buy dinner. Dong Xuebing had thought of having dinner with Xie Huilan but changed his mind. In the afternoon, during the meeting with the County’s leaders, she had pretended not to know him, and she should have her considerations. She should not want others to know that Dong Xuebing is her boyfriend, and Dong Xuebing will not be so stupid to visit her as her boyfriend. Also, Sister Xie had just arrived in the County and needed time to familiarize herself with the work here. She should be very busy these two days and have no time for Dong Xuebing.

In the front yard, Dong Xuebing met Hu Silian, who had just returned home from work.

Dong Xuebing smiled and greeted her. “Director Hu, you just finish work?”

“Yes. I just went to buy some groceries on my way back. Where are you going?” Hu Silian’s electric bicycle’s basket is filled with potatoes and chicken breasts.

“Oh, I don’t have food anymore at home and is about to go out for dinner.”

“Eh? Sister Yu is not at home?”

“She had moved out. Qianqian’s final semester exams are around the corner, and I asked Sister Yu not to come back.”

Hu Silian smiled. “My husband is working late today, and I will be having dinner alone. If you don’t mind, I can prepare dinner for you too.”

Dong Xuebing waved his hand. “No… That will be troubling you.”

Hu Silian laughed. “I am the Office Director, and it’s my responsibility to take care of the welfare of our officers.” As they were chatting, the wind got stronger, and the air becomes dusty. Hu Silian quickly pushes her bicycle. “It is getting windy and is about to rain soon. You better not go out. I had bought enough ingredients to make two dishes. I can go over to your place to cook.”

Dong Xuebing looked at the sky and nodded.” Sorry to trouble you.”

“Hehe, don’t mention it.” Hu Silian parked her bicycle and carried her groceries upstairs.

Dong Xuebing’s apartment.

Hu Silian changed to slippers when she entered the apartment. After that, she wore an apron and a pair of sleeves and entered the kitchen to prepare dinner. She was still wearing her Police Uniform and should look valiant. But now, she looks sexy and gentle. Dong Xuebing could not help looking at her.

“I didn’t know Sister Hu is also a virtuous housewife.”

“Haha… Chief Dong, I’m embarrassed to let you know that at home, it’s my husband who does all the cooking and cleaning.”

“Really? Brother Hu is a good man.”

“What good man? He is just a simple man who knows how to cook.”

About 15 minutes later, Hu Silian finished cooking. “I am not sure if my cooking suits your taste buds. It’s been a while since I cook.”

Dong Xuebing picked up a piece of meat and tasted it. “Hmmm… Taste good. It’s better than Sister Yu.”

Hu Silian sat down with a bowl of rice and giggled. “If you like it, I can drop by to cook for you every day. Haha.”

Dong Xuebing laughed. “Sure. But I am afraid Brother Hu will get jealous.”

They joked and chatted over dinner. Dong Xuebing’s impression of Hu Silian got better. He does not know how Hu Silian acts in front of other leaders, but he had never heard of Hu Silian cooking for the leaders before. Also, since the day he was transferred to Yan Tai County, Hu Silian had helped him a lot. Although she could not help with bigger problems, she helped Dong Xuebing with lots of trivial tasks.

After dinner, Hu Silian offered to do the dishes and even clean up the kitchen.

Dong Xuebing felt embarrassed. “Sister Hu, thank you for today’s dinner. I will treat you and Brother Hu some other day.”

Hu Silian smiled and was about to say something when her phone rang. She looked at the number, and her face changed. “Hello? Yes… yes… I will go back now!” She hung up the phone and was about to explain to Dong Xuebing when Dong Xuebing’s phone rang. It’s Liang Chengpeng calling him and ordered him to return to the Bureau immediately. From his tone, Dong Xuebing knew there should be a severe problem.

Dong Xuebing did not say anything and grabbed his bag. “Sister Hu, let’s go. I will drive.”

As Dong Xuebing and Hu Silian reached downstairs, they saw Qin Yong and Zhao Jingsong walking out of their building. They saw Dong Xuebing, and Qin Yong walked over to get a ride from him. Zhao Jingsong hesitated and did not walk over. Dong Xuebing saw him and waved his hand. “Chief Zhao, let’s go together.” Dong Xuebing’s political wisdom had improved. He knew when to put his grudges aside when it comes to major problems. The Bureau had called for an emergency meeting, and something serious must have happened. This is not the time to settle their scores.

Zhao Jingsong and Qin Yong looked at Dong Xuebing with surprise. Zhao Jingsong hesitated for a second and boarded the Mercedes MPV.

10 minutes later. Command Center’s meeting room.

Not only Liang Chengpeng, Hu Yiguo, and the rest of the Bureau Chiefs were at this meeting. Even the County’s Party Committee Member, Secretary of the Political and Legal Committee, Wang Li, is around.

Huang Li is a middle-aged man with small eyes and thick brows. He started the meeting directly. “We had just received news that prison in our neighboring province had a jailbreak. Twenty-eight convicts had escaped, and 11 of them were arrested and seven killed. 10 convicts are still on the run and had escaped towards our County. These are the information about the ten convicts.”

Robbers, rapists, etc. All the escaped convicts had committed serious crimes.

Huang Li was troubled. After the jailbreak happened, the City Government was furious. Even before all the escapees were arrested, the head of the prison was removed from his position. This action showed the anger and determination of the City Government. Huang Li believes that even after the escapees were arrested, the City Government will pursue the responsibilities of the leaders and people involved. Now, the top priority is to capture the escapees. The City’s Public Security had given orders that, if necessary, officers can open fire at the convicts, and must protect the safety of the people at all cost.

After a brief explanation of the situation, Huang Li said. “Old Liang, you can assign the tasks.”

Liang Chengpeng nodded and said. “Chief Qin, seal up all the major junctions in the County and give out the photographs of the convicts. All vehicles must be check. Chief Hu, contact the Armed Police and tell them to standby. Director Hu, inform me immediately if the Command Center received any news. Chief Zhao…” even Dong Xuebing, who was supposed to be on leave, is assigned with a task. He is in charge of Hui Tian Village and a security checkpoint on the main road leading to the neighboring County.

This is an emergency, and all officers are deployed.

The meeting ended, and Dong Xuebing, Qin Yong, Hu Silian, and the rest left the meeting room.

Qin Yong looked at Dong Xuebing and patted him on his back. “Watch out for your safety.”

“You too.” Dong Xuebing went downstairs and drove directly to Hui Tian Village. He also called Liu Dahai on his way.

When Dong Xuebing reached Hui Tian Village Station, he immediately gave out the photographs of the ten escaped convicts. Each officer is in charge of a village, and Dong Xuebing ordered them to check every household to see if the villagers had seen any suspicious characters. After that, Dong Xuebing, Liu Dahai, Chen Fa, and some officers, armed themselves and rushed to the junction of their County and the neighboring County. The station does not have enough manpower, and they had to watch the junction personally.

It’s dark and windy. A thunderstorm is brewing.

When Dong Xuebing waved his hand to allow a vehicle to pass, he received a piece of news from his radio set. A few escapees were seen in the northern district of the County. It’s a resident who called the Police. He saw a few bald men climbing over the fence of a house in the outskirts. He could tell those men are not good people and thought they are stealing or robbing the house. He immediately called the Police, and from his description, they are the escaped convicts!

But the northern district is too far from Dong Xuebing. Dong Xuebing thought for a while and did not go over.

More news came over through the radio set. Hu Yiguo, who was the nearest to the Northern district, had rushed over with a team of officers.

To Hu Yiguo’s surprise, the address given does not fit the description. The caller had said it’s a one-story house, but when Hu Yiguo arrived at the location, it was a double story building. Hu Silian immediately checked the call recording again, and the caller had said the western district and not the northern district! The phone operator had recorded the wrong address. Both districts have roads called Chang Shun Road, and the operator made this mistake!

Shit!

Hu Silian’s face turns pale. She didn’t have time to reprimand that operator and immediately changed the address.

Dong Xuebing is in the western district and is only 5 minutes away from Chang Shun Road. When Dong Xuebing received the news, he was stunned. He cursed the telephone operator. Damn! This is a matter of life and death, and you still can make such mistakes? Dong Xuebing immediately got into his Mercedes MPV and called Liu Dahai and the rest of the officers to get in as he sped towards the location, the rest of the officers, load, and clocked their guns.

At the front door of a one-story house.

Dong Xuebing gave a hand signal, and Chu Feng kicked open the door!

Liu Dahai, Dong Xuebing, and the rest of the officers rushed in with their guns. There was no one in the front yard. The lights of a room are on.

Dong Xuebing ran over towards the room. The room is quiet, and Dong Xuebing frowned. Liu Dahai and Dong Xuebing spread out at the door of the room. One, two, three… Dong Xuebing kicked the door opened and pointed his gun inside.

“Ah!” An officer behind Dong Xuebing shouted.

The escapees were not in the room, but a pair of woman’s legs were sticking out from under a bed. There were bloodstains on the legs.

Dong Xuebing’s first thought was they were late!

Liu Dahai gritted his teeth and called an officer over to push the bed aside.

A woman’s body was under the bed, and a knife is stuck on her head. Her face was covered in blood and couldn’t tell her age, and her top was pushed up and was not wearing anything any pants or skirt. She must have been raped before she was murdered. A young boy’s body was also under the bed. His stomach had been stabbed several times, and it was a gruesome sight!

Dong Xuebing was furious. “F**k! Secure the scene and search the whole place! See if there are any clues!”

At this moment, Hu Yiguo, Qin Yong, and other officers arrived!

When they saw the two bodies, Hu Yiguo’s face changed. “The bodies are still bleeding, and they should not have been killed too long ago. Search every household! They should be nearby!”

Qin Yong was moody. Two lives had been gone just like this!

The crime scene was too gruesome. Dong Xuebing had only entered the Public Security not long and seldom saw such scenes. He did not remain at the scene and called Liu Dahai and his men to a nearby main road to search for the criminals.

A few minutes later, the County Party Secretary, County Mayor, and other leaders arrived at the scene.

Xiang Daofa was furious when he learned about the Command Center’s mistake. He pointed at Liang Chengpeng and scolded. If the Command Center had not made that mistake, the Police would arrive in time and might prevent the woman and boy from being killed. Liang Chengpeng kept quiet and accepted the scolding. This is his responsibility, and it’s his department that made this mistake.

The Police searched the area like crazy throughout the night. The criminals should have found a secluded hiding place and did not appear.

The next morning, Hu Silian was holding her head with both hands. Her eyes were all bloodshot and looking tired.

Her officer saw her and persuaded. “Director Hu, you had not closed your eyes the whole night. Why don’t you…”

Hu Silian looked at him and asked. “Are there any clues?”

“The criminals are very cunning. We still have not received any sightings of them.”

Hu Silian waved her subordinate to go out and sighed. She made her way upstairs to look for Chief Liang. She knew the Command Center had made a huge blunder this time. Although it was the telephone operator who made this mistake, Hu Silian, the leader of the Command Center, had to bear the responsibility. If the higher-ups were to pursue this matter, she might lose her job. No. The County’s Party Secretary had directly scolded the Command Center, and she will lose her job.

On her way upstairs, Hu Silian noticed the change in the attitude of her former colleagues. In the past, her colleagues would greet her politely. But now, everyone pretended not to see her. Some people were even gloating at her downfall. A few Deputy Directors even start to visit the leaders to see if they can replace her.

Hu Silian smiled weary to herself and was not surprised by this.

Hu Silian went to look for Chief Liang, Qin Yong, and other leaders who were on good terms with her in the past. But all of them tried to avoid her. Not one of them was willing to plead on her behalf. After all, this is a sensitive period, and no one is willing to stand up for her. Hu Silian was disappointed. She knew she would not keep her position for sure. This is how government service operates. When nothing happens, and you are of some use to the other party, they will treat you well. But once you are in trouble, other people will not be bothered with you.

Hu Silian is not a kid. She had been with the government service for almost ten years and knew the leaders inside out. Despite knowing how the leaders would treat her, she was still disappointed with them. She almost cried on her way back to her office. She decided not to ask anyone for help, as she knew no one would be bothered with her.

10 am. An emergency meeting was held at the Command Center again. Most of the leaders in the Bureau arrived.

The job of recording the meeting minutes was given to the Deputy Office Director, Hao. This is an obvious sign. When Hu Yiguo entered the meeting room, he smiled at Deputy Office Director Hao and didn’t even look at Hu Silian.

Liang Chengpeng started the meeting by giving an update on the progress of the case. After that, he conveyed the orders from the County’s Party Committee and the City’s Public Security. All escapees must be arrested within two days. This is the order from the higher-ups. The deadline given was tighter than other cases in the past. The City Government and the County’s Party Committee are furious. They don’t want this case to tarnish the reputation of the province and don’t want any more victims to appear in Yan Tai County. Hence, the higher-ups had only given them two days to arrest all the escapees!

Everyone in the meeting was worried and could felt the urgency.

Liang Chengpeng continued with the meeting and asked. “What is everyone’s view on the error caused by the Command Center last night?”

Hu Yiguo was the first to open his mouth. “The mistake committed by the Command Center was too severe. Not only we lost the chance to arrest the escapees, but two lives were also lost. I suggest holding the leader responsible!”

Zhao Jingsong looked at Hu Silian and said. “I agree.”

The City Police Station Chief, Wan Tao, also nodded.

Liang Chengpeng continued. “The County leaders are taking a serious view on this incident, and my suggestion is to suspend Hu Silian and let Director Hao take over her duties.”

Two lives were lost, and someone must take responsibility for it. It was impossible to hold Chief Liang and Chief Hu responsible, and Hu Silian is the best candidate. Hu Silian looked at Qin Yong and Sun Changhong. In the past few years, Hu Silian had been close to both and had helped them a lot by giving them lots of information. But now, Qin Yong and Sun Changhong were only looking at Chief Liang. They had no intention of speaking up for her.

Hu Silian knew she had no chance and lowered her head.

Liang Chengpeng continued. “If everyone agrees, then…”

“I disagree!”

Hu Silian was shocked and turned her head to see who had spoken up for her.

Liang Chengpeng frowned and looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing was slightly pissed. “No one wants this to happen. Furthermore, it’s the phone operator who had made a mistake. What’s there got to do with Director Hu? If you say she got to be held responsible for this mistake, then which of us here are not responsible? Chief Liang, Director Hu, had been working hard in the Bureau for many years, and it will be disheartening if she is punished for this! My suggestion is to give her a warning first. We will discuss the rest after the escapees are arrested!”

Wan Tao looked at Dong Xuebing. “Two lives are lost, and you are suggesting only a warning?”

Dong Xuebing looked at Wan Tao coldly. “Station Chief Wan, the crime had happened in the area under your City Police Station jurisdiction, and the Command Center had given out the orders based on the information given by your station. Your station also has the records. If based on what you said, should you be held responsible too?” Dong Xuebing saw Wan Tao’s face changed, and he continued. “What we need to do now is to solve the case and not to waste time to see who is at fault!”

Hu Silian’s tears almost flowed down. Qin Yong and Sun Changhong had not to stand up for her. But it was this new Deputy Bureau Chief who had helped her. Other than some conversations and cooking a meal for Dong Xuebing, Hu Silian does not have much interaction with him!

Hu Yiguo knocked on the table. “The County’s leaders had given out the orders, and Party Secretary Xiang is furious. If we don’t…” After Chang Lei was transferred out, Hu Yiguo had quite down a lot. But now, he seems to be leaning towards Xiang Daofa.

Dong Xuebing interrupted him. “I only know that this case is not solved yet, and it’s useless to talk about other things. It’s a taboo to change the leader last minute. Everyone here knows Director Hu’s abilities, and we cannot wipe her off like this over a minor mistake. This will disappoint a lot of people. Chief Liang, I suggest giving Director Hu a chance to make up for her mistake. It’s not late to discuss this after the case is solved.”

Liang Chengpeng had already decided, and the County’s leaders had expressed that someone must be held responsible. Even if Liang Chengpeng and Dong Xuebing are close, he will also not allow Dong Xuebing to do anything. “No need to say anymore. The Command Center had made a serious blunder, and the direct supervisor must be held responsible. Ok. Hu Silian will be suspended from work until new orders are issued.” Everyone knew that even if there are new orders, Hu Silian will be transferred to a department without authority. She will have no chance to make a comeback for the rest of her life.

Dong Xuebing tried to retort. “Chief Liang, over the years, Director Hu…”

Liang Chengpeng knew Dong Xuebing is good at arguing and could come up with all sorts of reasons. He waved him off and said. “This case must be solved as soon as possible. Meeting dismissed!”

If it was someone else talking back at Liang Chengpeng, he would have lost his temper and scolded that person. But Liang Chengpeng could tell that Dong Xuebing was not speaking up for Hu Silian for political reasons. Dong Xuebing was helping her because he valued their friendship. Although Dong Xuebing might be rash at times, he had a good heart. Even an idiot knows there is no chance for Hu Silian, and despite this, Dong Xuebing is still willing to offend the leaders for her. Liang Chengpeng had a better understanding of Dong Xuebing after this meeting. In government service, Xiao Dong’s character is rare.

Dong Xuebing walked out of the meeting room in anger.

Hu Silian ran after Dong Xuebing and caught up with him. “Chief Dong.”

Dong Xuebing turned and said apologetically. “I’m sorry. I am powerless to help you.”

Hu Silian shook her head. “Chief Dong, you don’t need to apologize. I will remember what you said in the meeting for the rest of my life. Thank you!” The meeting today had let Hu Silian seen the true colors of many people. Despite knowing it’s impossible to change the outcome, Dong Xuebing still offended Director Hao, talk back at Chief Liang, offended Station Chief Wan and the rest, to speak up for her. Hu Silian was deeply moved by Dong Xuebing.

Dong Xuebing did not think so much because he had offended too many people. He does not mind offending a few more people. To Dong Xuebing, Hu Silian had helped him a lot and even cooked dinner for him. No matter what the outcome was, Dong Xuebing felt he must speak up for her. Furthermore, he felt Hu Silian is capable… and it’s a pity for her to be transferred out.

Chapter 224 – Stepping forward

Morning.

Dong Xuebing, who had not slept last night, took a short nap in his car. After he woke up, he ate a takeaway given to him by Chu Feng. After that, he continued to oversee the roadblock and the inspections of all vehicles passing them. But after one night of checks, they still have not spotted the escapees. The rest of the main roads also have not discovered the criminals, and they should still be hiding in the County. So, Dong Xuebing ordered his officers from the villages to help the armed officers to search for the criminals in the County town.

The Police started to comb the county town, and no one should be able to escape.

At about 1.40 pm, Dong Xuebing was discussing something with Liu Dahai and Chen Fa, when they received an announcement over their radio sets.

“The escapees are located! The escapees are located!”

“Northern District South road 7! Nan Liu Junior School!”

The escapees had entered the school! They might be holding some hostages!”

Dong Xuebing, Liu Dahai, and the rest of the officers looked at each other. “Let’s go!”

Dong Xuebing, Liu Dahai, and the rest of the officers boarded the Mercedes MPV and rushed towards the Northern District. Dong Xuebing and all the officers were worried. That’s a junior school, and it’s not the school holidays. If those children were taken hostage, the consequences would be dire. Dong Xuebing noticed the officer sitting beside Chu Feng had turned pale and was anxious. Someone from his family must be in that school.

Nan Liu Junior School.

When Dong Xuebing arrived, the Armed Police had surrounded a two-story school building. Everyone was holding their guns. In an area further away, Dong Xuebing could see the County’s Party Secretary Xiang Daofa, Xie Huilan, and other County Government leaders. They seem to be having a meeting beside the playground. Liang Chengpeng, Hu Yiguo, and an Armed Police Officer were there too. It was tense.

After alighting, Dong Xuebing called Deputy Team Leader Feng. “Old Feng, how’s the situation?”

Deputy Team Leader Feng turned and quickly walked over. “Chief Dong, when we arrived, the escapees had entered the school building. Luckily there are no lessons in the afternoon, and only a few students and teachers are in there doing the graduation ceremony preparations. From the shouts and noises, they are being held hostage by the criminals. No one dares to rash in, as we are afraid the criminals might harm the hostages. Party Secretary Xiang, Mayor Xia, and the rest are discussing the next course of action.”

Dong Xuebing clenched his fist. “These bastards. How many of them are there?”

Deputy Team Leader Feng replied. “There should be 9 of them. Out of the ten escapees from the neighboring County, most of them had escaped to Yan Tai.”

Dong Xuebing asked. “What are the chances of us storming the building? Where are the snipers?”

Deputy Team Leader shook his head. “If there are only one or two criminals, we can still enter the building. Nine criminals are too many for us to storm the building. Some of them even got guns. The guns should be taken from the prison wardens while they escape. Two officers were injured during their pursuit.” He points to the second floor of the building. “The criminals are very cunning. They had covered up all the windows, and we don’t know which classroom they are in. Also, our snipers can’t shoot all 9 of them at once. If we missed one of them, the hostages would be in danger.”

Suddenly, cries were heard from the school building.

“Sob… Help!!! Sob…”

One of the windows opened, showing a little girl’s frightened face. This girl must be a student of Nan Liu Junior. A big hand is holding the girl by her neck, and a middle-aged man slowly sticks his head out of the windows. That man is bald and had a long scar on his head. Almost all the officers at the scene had seen the photograph of this man before. He is one of the escapees, an armed robber.

“Everyone out there listens up! Whoever that dares to enter this building, or open fire, I will kill this girl!”

Liang Chengpeng looked at that criminal and shouted through the loud hailer. “Don’t harm the hostage!”

That escapee smiled and shouted. “I can don’t harm her. Get your County’s leader to speak to me!”

Liang Chengpeng hesitated and passed the loudhailer to a fat man beside him. This person is Cao Xupeng, County’s Deputy Party Secretary, Yan Tai County’s Number Three.

The Armed Robber shouted. “You are the County’s leader? Good. We don’t have other requests. We only want a medium-sized bus. Before the bus arrive, you all must guarantee our safety. If anyone of you dares to open fire, don’t blame me. We will release the hostages after we leave the County.”

Cao Xupeng looked at Xiang Daofa and Xie Huilan. Both of them nodded, and he said. “We agree to your demand!”

Liang Chengpeng interrupted. “Let us look at the rest of the hostages! We want to make sure all the hostages are safe!”

The Armed Robber said. “Don’t try other tricks! We will not let you look at the hostages! Go and get the vehicle now!”

From the murder of the woman and boy last night, these criminals are ruthless and very cunning. Liang Chengpeng must calm them down first. He turned to an officer and told them to prepare a bus for the criminals, before using another loudhailer. “I had asked my men to bring the vehicle over.”

The Armed Robber nodded. “Good! I will give you all 10 minutes!”

Liang Chengpeng frowned. “10 minutes is not enough. We need to return to our garage to get the vehicle. To and fro…”

The Armed Robber interrupted him. “I don’t care what method you use. 10 minutes! If we don’t see the vehicle in 10 minutes, this girl will die! Think carefully!”

Suddenly, someone shouted from outside the school. “Honghong! Honghong!”

The little girl at the classroom window heard someone calling her and started waving her arms. She cried: “Mum! Dad! Save me!”

A woman at the school gates was trying to push herself through a few police officers. “Honghong!”

“Honghong! Dad will be coming to save you! Don’t be scare!”

A man with red eyes pushed an officer aside. “Go away! Let me enter!”

News of the escapees entering Nan Liu Junior and holding the students’ hostage had spread. Many worried parents had rushed to the school to look for their children. Those that couldn’t find their children were crowding at the school’s main gate. Some of the teachers’ relatives were also there. It was chaotic, and everyone was shouting for their children or relatives. The hostages in the school building heard their parents calling for them and shouted.

“It’s my son’s voice! My son is inside!”

“Leilei! Mum is here!”

“Niuniu! Are you there?”

Liang Chengpeng was afraid the parents and relatives outside would agitate the criminals. “Chief Dong!”

Dong Xuebing immediately lead his officers to block the school’s entrance and stop everyone from entering. “Please calm down! I understand how you all feel, but this is an emergency. Please stop shouting, and the Police will try our best to save your children!”

A woman suddenly kneeled and cried. “Please… Please save my son!”

“Sob… My son is only ten years old!”

More than a dozen parents and family members were crying outside the school. Even old grandpas were weeping. Dong Xuebing could feel his heart aching.

The Armed Robber had moved away from the window and seemed to be discussing with someone behind him. After a while, he stuck his head out of the window again and shouted. “My brother says you Police cannot be trusted. You all must send a leader to be our hostage!” The Armed Robber looked at the crowd downstairs and suddenly shouted. “You! That fatty who spoke to me earlier. Come in!”

That Armed Robber was referring to the County’s Deputy Party Secretary, Cao Xupeng!

Cao Xupeng’s face changed. He did not expect the criminals to have this request!

Liang Chengpeng pulled Cao Xupeng. “Secretary Cao! You must not go!”

Cao Xupeng also did not want to go. He knew his chances of survival is low if he enters the school building. The criminals will hold him hostage until the last minute. Even if they managed to escape, they would also kill him. Liang Chengpeng pulling him back had saved him from embarrassment, and he was grateful. If he chickens out in front of everybody, the County Party Committee would be disgraced by him.

Xiang Daofa was angry. “Where is the vehicle? Give them a vehicle to calm them first!”

The Armed Robber upstairs was getting impatient, and tighten his grip on the little girl’s neck. “Hey, Fatty! Hurry up and get upstairs! I give you 3 minutes, or we will start killing the hostages!”

The woman at the school gates cried. “Honghong! Don’t kill my daughter! Please… I beg you!”

Honghong’s father looked at the County’s leaders and shouted. “Save my daughter!”

Cao Xupeng turned pale. At this time, he had to say something. “Let me go!”

Xie Huilan looked at the window upstairs coldly and narrowed her eyes.

Liang Chengpeng’s heart sank. These criminals were more cunning than he expected. If he knew they would make this demand, he will move the temporary command center behind the police vehicles and will never let the County leaders speak to the criminals. He was afraid matters will get worse and knew he had to protect Party Secretary Xiang, Deputy Party Secretary Cao, and Mayor Xie. “Chief Hu! Send Party Secretary Xiang and Mayor Xie out! Set up the command center outside!”

Hu Yiguo stepped forward. “Secretary Xiang, Mayor Xie.”

Xiang Daofa turned and gave Liang Chengpeng a stare. “The hostages are not saved yet! I am not leaving!”

Liang Chengpeng is not sure if Secretary Xiang is saying this from the bottom of his heart, or is he pretending. He only knows that if the criminals changed their minds and wanted the County’s Party Secretary to be the hostage and he refused, the hostages might be harmed. It will not be good for the County’s reputation. This must not happen. That’s why Secretary Xiang and Mayor Xie must leave the scene. “Chief Hu! Hurry up!”

Hu Yiguo opened the car door and wanted to invite Secretary Xiang to board. But Xiang Daofa pushed him away!

Hu Yiguo thought to himself. Stop pretending and leave. But because of Xiang Daofa’s rank, he dare not use force to make him leave.

Xiang Daofa was in a dilemma. Xie Huilan was still standing there firmly and had no intention to leave the scene.

Liang Chengpeng was furious. “Chief Dong! Bring them away!”

Dong Xuebing, who was maintaining crowd control, heard Liang Chengpeng and looked at Sister Xie. He then turned to Xiang Daofa and said. “Secretary Xiang! It is too dangerous here! You must leave immediately!”

Xiang Daofa replied with a stern look. “The hostages are still…”

Dong Xuebing ignored him and opened the car door. He grabbed Xiang Daofa by the back of his collar and pushed him into the rear passenger seat, ignoring Xiang Daofa’s scolds and closed the door. He then opened the front passenger seat’s door and said. “Mayor Xie!”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and narrowed her eyes. “Send Secretary Xiang away! I will remain here to oversee!”

Dong Xuebing grabbed Xie Huilan by her arm, without saying a word.

Xie Huilan’s face changed. “Didn’t you hear what I said?”

Dong Xuebing paused for a second, but he doesn’t have time to think anymore. He tried to pull Xie Huilan, but she dodged and pulled her arm away. Dong Xuebing gritted his teeth and held Xie Huilan’s waist and carried her up. He kicked the door to open it wider and threw Xie Huilan into the front passenger seat. Everyone was shocked by his actions, and Dong Xuebing closed the door. “Go!”

The police car drove out of the school gates!

Liang Chengpeng nodded. During critical times like this, Chief Dong is still decisive. He had called Dong Xuebing because he is the only one who is not afraid of offending the leaders. Someone must forcibly bring the leaders away in case they got into any trouble.

“1 minute left!” Armed Robber laughed. “Fatty! Are you not coming up?”

“Honghong! Honghong!”

“Mum! I’m scared!”

The little girl, Honghong, was almost carried out of the window and could fall anytime.

Cao Xupeng gritted his teeth for a few seconds and said. “I will come over now! Don’t harm the hostage!”

“Secretary Cao!” Liang Chengpeng grabbed onto Secretary Cao’s arm.

Cao Xupeng sighed and shook his head. “Let me go. Their lives are the top priority.” He looked at the window and sighed. “She is just a kid. My granddaughter is around her age.” Cao Xupeng was forced to make this decision and had no other choices.

Cao Xupeng looked at the sky and knew he might not return after he enters the school building.

Cao Xupeng walked forward slowly with heavy footsteps.

Suddenly, a hand grabbed him by his arm. It was Dong Xuebing. “Secretary Cao, if you go, you will be killed, and it is meaningless.”

Cao Xupeng was agitated. “But what about that child? What about the rest of the students in the classroom?”

Dong Xuebing hesitated for a while and said. “I will go.”

Cao Xupeng was stunned. Liang Chengpeng and the rest of the officers there were shocked by Dong Xuebing’s decision.

Dong Xuebing did not look at them and walked forward. He grabbed the loudhailer from Cao Xupeng and said. “Listen up. You all should have seen Secretary Cao’s size. If you bring him along as you all escape, he might struggle and dragged you all down. Let me go with you all instead.”

The Armed Robber looked at Dong Xuebing and asked. “What rank are you?”

Dong Xuebing replied without thinking. “I am the Head of the Country’s Ministry of Education!”

Dong Xuebing doesn’t like to wear his uniform, and he is in civilian clothes now. No one would think of him as an officer from the Public Security with his skinny figure. The criminals had heard the others calling him Chief Dong earlier and knew he is also a government officer. Dong Xuebing’s size is safer than the fatty, and even if Dong Xuebing retaliates, he will be too weak to do anything. The Armed Robber thought for a while and said. “Get a police officer to handcuff you before coming up!”

Dong Xuebing calmly replied. “I can leave with you all, but you all must release the kids first!”

The Armed Robber frowned. “Why do you have so many demands? Do you believe that I will throw this girl out of the window?”

Dong Xuebing is good with words. “I am thinking for all of you. Think about this. You all are holding so many children as hostages, and do you think the Police will let you all off? Impossible! The public will not let you all off! The Police will get snipers to shoot you all! But if you all release the children, this will not be as serious. With hostages, the Police will not do anything to you unless they have no choice. Furthermore, those children do not know anything and will cry and shout. With the teachers and me, you all will have enough hostages.”

This was the truth. The few escapees were irritated by the children’s crying.

But the Armed Robber did not fall for it. “Fat hope! Don’t need to say anymore. If we have not reached a safe place, none of these children can leave!”

Dong Xuebing thought for a while and said. “At least release that little girl in your hand. We need to see your sincerity.”

The Armed Robber was furious. “Stop wasting time! Are you entering the building or not?!”

Dong Xuebing replied. “You all don’t even have the sincerity of releasing one hostage. How do we know if you all will release the rest after you all escape? If that’s the case, we will never give you the mini-bus!”

The Armed Robber was about to scold something when someone behind him pulled him inside.

A few seconds later, the Armed Robber carried Honghong down from the window. “Fine! We will let you all see our sincerity!”

After a while, the main door of the school building opened, and Honghong ran out. “Mum! Dad!”

The couple broke through the Police barrier and hugged their daughter. “Honghong!”

Honghong’s father looked at Dong Xuebing. “Chief Dong! Thank you! Thank you very much!”

Dong Xuebing waved his hand. “Bring the kid to somewhere safer.”

The Armed Robber upstairs shouted. “Chief Dong! Hurry up and put on a pair of handcuffs!”

Dong Xuebing’s eyes turned cold and walked towards Liang Chengpeng and Cao Xupeng. He put out both hands. “Handcuff me!”

Liang Chengpeng stared at Dong Xuebing. “Xiao Dong! What are you doing?!”

Cao Xupeng was moved. “Let me go instead! You… you… Sighed…”

The Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, had just arrived at the scene after deploying the snipers outside and saw what was happening. Huang Li and Cao Xupeng were formerly Chang Lei’s subordinates. Chang Lei’s downfall was caused by Dong Xuebing, and both of them dislike him. But at this critical moment, Dong Xuebing had offered to replaced Cao Xupeng as the hostage for the escapees. They were shocked by his actions.

Dong Xuebing smiled. “Secretary Cao, don’t say anything else. I still know some martial arts, at least.”

Everyone knows that no matter how good Dong Xuebing is good at fighting, it will be impossible for him to get out alive. There are nine escapees inside, and they are armed with guns and still have hostages. Dong Xuebing is also handcuffed. At this moment, everyone there, including the officers, family members of the hostages, Hu Yiguo and Zhao Jingsong, who had grudges with him, were all full of respect for him.

Not anyone dares to step forward with it comes to a situation of life and death like this.

But Dong Xuebing was not prepared to die like this. Although he does not have lots of BACK left, he still has around 5 minutes. He could still do something with his powers. But the criminals have guns, and it is very dangerous. Dong Xuebing was not confident that he could get out alive. But when he thought about the two lives lost last night and the teachers and students in the school, Dong Xuebing felt he must give it a try.

“Handcuffs! Quick!” Dong Xuebing shouted.

None of the Police officers stepped forward. They clenched their fist, and some female officers were weeping.

Dong Xuebing shouted. “Team Leader Feng!”

Deputy Team Leader Feng looked at Dong Xuebing and walked up to him slowly. “Chief Dong, I…”

Dong Xuebing interrupted him. “Hurry up! Don’t agitate those criminals!”

Deputy Team Leader Feng took out his handcuffs and cuffed Dong Xuebing. He secretly took a glance at the window upstairs and wanted to stuff the keys into Dong Xuebing’s pocket. But the Armed Robber upstairs shouted at him to throw the handcuff keys on the floor. Deputy Team Leader Feng had no choice but to follow what he said. His last hope was gone.

Dong Xuebing forced a smile. “Don’t give me this expression. I am not dead yet. I will try to rescue the hostages.”

Liang Chengpeng sighed and patted Dong Xuebing’s shoulder. “Be careful. You must be careful.”

Dong Xuebing nodded. “Chief Liang, if anything happens to me… Hmm… If… If I am killed, please help to take care of my mother. Thank you.”

Liang Chengpeng stared at him. “Don’t say such things!”

Deputy Team Leader Feng forced a smile, but it was an ugly smile. “You will be fine! Nothing will happen to you!”

Dong Xuebing replied. “I hope so. Thank you.”

Cao Xupeng’s eyes were tearing up. He held Dong Xuebing’s hands and said. “You must return in one piece! I will have a drink with you after your return!”

Dong Xuebing nodded and joked. “I am not good at drinking. Secretary Cao, you must give in a little to me. Haha.”

Cao Xupeng couldn’t find the words to express his gratitude, and only held Dong Xuebing’s hands tightly. Dong Xuebing is replacing him as the hostage. If Dong Xuebing had not stepped forward, he would have become one of the hostages now. Cao Xupeng had owed Dong Xuebing a great favor.

Dong Xuebing turned towards the entrance of the school, hoping to see Xie Huilan one last time. But the Police car carrying Sister Xie and Secretary Xiang had left the school’s compound. Dong Xuebing could not see her, and he calms himself down. He took a deep breath and walked towards the school building. In his mind, he was thinking of how he can rescue the teachers and students.

Dong Xuebing is no longer alone. If he failed, not only will he be killed. The other hostages might also be killed.

Dong Xuebing must succeed! The mini-bus should be arriving soon, and he got less than 5 minutes left!

Dong Xuebing’s eyes slowly turned cold!

Chapter 225 – Dodging bullets

School building.

Level one, main lobby.

The moment Dong Xuebing entered the school building, the doors slammed shut behind him. He turned around and saw a skinny escapee locking the doors. After locking it, he searched Dong Xuebing’s body for weapons and handcuff keys. He pushed Dong Xuebing from his back to make up walk up the stairs. Dong Xuebing did not say a word and was looking at his surroundings through the corner of his eyes.

A tall and a short escapee were waiting for Dong Xuebing on the second floor.

“This is the government official? Why is he so young? Is he a government official?”

“He should not be fake. Old Xu had heard the people out there calling him as Chief Dong.”

“He is in his twenties and had become a Chief with the Ministry of Education? This young man should have some connections among the higher-ups. Our escape should be smooth.”

“Xiao Wang, bring him into the room and lock him up with the rest. You and Xiao Zhou will watch them closely and don’t let anyone of them escape.”

The skinny convict who had escorted Dong Xuebing upstairs nodded. He walked forward a few steps and opened the door to a classroom, with a sign ‘Year 5, Class 2’ hanging above it. He pushed Dong Xuebing inside, and he tripped and knocked into a desk. He held his stomach in pain and looked around. A few people were huddling in a corner. Three students, around ten years old, two female teachers, and a male teacher, were squatting there.

The skinny convict kicked Dong Xuebing and waved the knife in his hand. “Squat over there, and don’t move!”

Another convict entered the classroom. He was holding a police pistol and was there to guard the hostages with the skinny convict.

The few kids were crying and huddling around the teachers. The female teachers’ hands were tied using transparent tapes. The male teacher had his hands tied to a few desks with ropes. Dong Xuebing walked over to the hostages and sat down with them. He looked around, and the convict with the gun was standing at the far corner of the classroom. He was holding his gun tightly, preparing to shoot when anything happens. The skinny convict with the knife was walking around the classroom anxiously. Every once in awhile, he will peep outside at the armed police officers through the curtains.

Dong Xuebing asked softly. “Are you all the only hostages? Are there any more hostages?”

The male teacher was still composed, and only his hands were shaking. “Those criminals rushed in with guns and immediately tied us up. I am not sure if the rest of the teachers and students had escaped.”

Another female teacher cried and said. “Teacher Chen should be around. I heard her screaming earlier. She should be in another classroom.”

Are the hostages not held in the same place? Dong Xuebing frowned. The situation is worse than he expected.

The fat convict with the gun, point towards Dong Xuebing’s direction. “Stop talking among yourselves! Do you want to be killed?! Ah?! Shut up!”

The skinny convict took a glance at the hostages and asked. “Brother Pang, do you think we can escape?”

“Of course!” The fat convict spat on the ground. “We have so many hostages, and I don’t believe the Police will dare to do anything to us. If they don’t let us go, we will kill the kids first!”

The few children heard him and started crying louder.

The fat convict got angry and raised his gun. “Stop crying, or I will kill all of you! Shut up! All of you shut up!

A female teacher panicked and quickly pulled the few students nearer to her. She tried to stop them from crying, but the students were too young. Only one boy cried softer, and another student cried louder. The fat and skinny convicts frowned and cursed at them. They couldn’t be bothered with the children and were whispering to each other softly.

Dong Xuebing took this opportunity to whisper to the teachers. “We don’t have time. In a while, once I move, all of you get onto the ground.”

The male teacher was shocked. “There are too many of them, and they still have guns. You…”

The female teacher also panics. “Young man, you must not be rash.”

Dong Xuebing replied. “We cannot sit around and wait. Just do what I said. Try to press the students down on the floor.”

Another female teacher with long hair was shocked. “You are not the Deputy Chief of the Ministry of Education? You are…”

“I am Dong Xuebing.”

The long hair teacher gasped. “You are that Chief Xiao Dong? That Chief Dong?” The other two teachers looked at each other. Both of them had heard of Dong Xuebing before. In that instance, all the teachers saw a glimpse of hope.

Suddenly, the classroom’s door opened, and a pale looking man entered, dragging a woman. The woman was not wearing any pants.

The long hair teacher gasped. “Teacher Chen!”

“Teacher Chen!” The male teacher clenched his fist tightly.

Teacher Chen, who was not wearing anything below her waist, was thrown onto the floor. She laid there, staring at the ceiling and was not moving. Tears were flowing from her listless eyes. That pale-looking man laughed and kicked Teacher Chen a few times towards Dong Xuebing. “This woman is terrific despite her age. Fatty, Skinny, you two should have some fun with her.” That man laughed and walked out of the classroom.

The skinny convict looked at the private parts of Teacher Chen and was aroused.

The fat convict laughed. “If you want to have fun, go ahead. The mini-bus is not here yet.”

The male teacher cursed. “Bastards!”

The two female teachers were crying. Teacher Chen had a good reputation in school, and she is kindhearted and gentle. These bastards…

The skinny convict walked up to Teacher Chen and started taking off his pants.

Dong Xuebing’s face turned black and clenched his fist. When the skinny convict kneeled between Teacher Chen’s legs and spread her legs open, Dong Xuebing pounced on him like a leopard. The skinny convict was still holding on to his knife and sneered as he saw Dong Xuebing getting closer to him. He raised his dagger and stabbed forward!

Ah!!!

The knife was impaled into Dong Xuebing’s stomach!

The two female teachers screamed. Teacher Chen, who was on the floor, closed her eyes.

BACK 3 seconds!

Time returned.

Dong Xuebing had returned to the position before he pounced forward. He had tried to grab the knife from that skinny convict as he tackles him down. But he failed in his previous attempt. This skinny convict was a thief and was very agile. He had a fast reaction, and Dong Xuebing had to change his strategy. He still rushed forward, but this time, he lowered both his hands slightly.

The skinny convict sneered and stabbed forward with his dagger!

Dong Xuebing already knew where the dagger would land. He shouted and grabbed the skinny convict’s wrist with both his hands. He twisted the convict’s hand with all his strength and nearly broke his wrist. The dagger changed direction, and Dong Xuebing pushed it back towards the skinny convict. The skinny convict looked at the dagger in shock as it was stabbed into his chest. He tried to say something but could not find the strength. He had died on the spot!

Eight convicts remains!

This was Dong Xuebing’s first time killing someone. But he does not have the time to think about it. He shouted. “Get onto the floor!”

The female teachers remembered what Chief Dong said earlier and quickly pushes the children onto the floor with her.

The fat convict, who was at the far end of the classroom, saw the skinny convict dies before his eyes. He couldn’t react in time and aimed his gun at Dong Xuebing. “Go to hell!”

Dong Xuebing rushed towards the fat convict fearlessly, without dodging or hiding. There’s no point in hiding, as no matter how fast Dong Xuebing was, he will not be faster than a bullet. His only option is to get as close as the fat convict to fight him. As long as Dong Xuebing was not killed instantly, he can always use BACK to turn back time!

However, Dong Xuebing had underestimated that fat convict’s marksmanship. He heard a loud bang and felt time stopped suddenly.

The teachers and students were shocked to see a bloody bullet wound on Dong Xuebing’s head!

“Ah!”

“Chief Dong!”

Dong Xuebing could feel a burning sensation in his head and collapse onto the floor.

It was pitch black, and Dong Xuebing couldn’t hear a thing.

Dong Xuebing realized he had failed. He was handcuffed, and his opponent had a gun. The difference is too significant. He tried to shout out in anger, but no voice could come out of his throat. Dong Xuebing does not want to die, and he still has lots of unfinished tasks. He wants to be promoted to Section Chief and still had not sort out his complicated relationships. How can his life end so early? F**K!!!!

One second…

Two seconds…

Suddenly Dong Xuebing realized something. How come his encounter now is so familiar?

That’s right! Dong Xuebing remembered! When he saved Aunt Xuan and that old man, he was killed by that vehicle. It is the same surroundings at that time. After that accident, he got the ability BACK. At that time, he used BACK to revive himself, and he can do the same thing now.

Damn!

BACK 30 Seconds!

The darkness in front of Dong Xuebing was gone!

The moment Dong Xuebing opens his eyes, he saw the light and that fat convict pointing his gun at him. His body was rushing towards the gun! He had returned! The time had returned to the moment before he was killed, and he was overjoyed! He had revived and is not dead!

But the next moment, Dong Xuebing heard a loud bang!

He felt a burning sensation in his head, and everything turned dark again!

F**k!

BACK 3 seconds!

Time returned to 3 seconds ago!

Dong Xuebing did not have time to think. He used all his strength to move his head to the side. But bullets are too fast for his eyes. When Dong Xuebing just started to move, the bullet entered his head for the third time. The position of his wound had moved slightly to the side. Dong Xuebing is dead again.

BACK 4 seconds!

This time, Dong Xuebing twisted his neck in advance.

But that fat convict noticed it and moved his gun slightly. He shot Dong Xuebing in the head again!

BACK 4 Seconds!

Dong Xuebing knew he must get the timing right. He got to wait until the moment the fat convict squeezed the trigger and cannot change his aim before he dodges. That’s the only chance Dong Xuebing had. One time, two times, three times, four times… Dong Xuebing tried again and again! He is struggling to stay alive!

Classroom.

The fat convict had lost his senses after seeing his partner is killed. He raised his gun and aimed at Dong Xuebing.

The long hair female teacher and the male teacher’s hearts almost stopped as they looked at the gun.

Bang! The fat convict squeezed the trigger, and the bullet is moving directly towards Dong Xuebing’s head. But an unbelievable scene unfolded before their eyes. Dong Xuebing calmly moved his head sideways, and the bullet grazed passed him by his ear. Dong Xuebing could feel a burning pain on his ear. He had finally dodged the bullet! After about a dozen tries, Dong Xuebing had managed to avoid the bullet!

The fat convict was stunned and fired again! Bang!

The teachers saw Dong Xuebing lowered his head slightly, and the bullet whizzed passed his scalp! Dong Xuebing dodged another bullet!

The fat convict was shocked, and his mind stopped working. What’s going on? Can this man dodge bullets?

Dong Xuebing was in front of the fat convict in an instant. Both his hands were handcuffed and could not spread his hands. He can only hold the knife with both hands and slashed at the fat convict’s arm, which was holding the gun. The knife slashed through the flesh and hit the bone. Dong Xuebing could not slice his hand off, but the fat convict dropped his gun. Dong Xuebing saw it and swing the dagger upwards, slicing the fat convict’s throat. The fat convict used his hands to press against the wound on his throat, and blood was spurting through his fingers. Until the fat convict dies, he still does not understand how Dong Xuebing dodged the bullets!

Seven convicts remain!

The few teachers and students were stunned and were staring at Dong Xuebing in a daze.

Dong Xuebing knew the gunshots would attract the other convicts and picked up the gun from the floor immediately.

The classroom’s door was kicked open suddenly. Two convicts rushed in. One of them is holding a knife, and the other is holding a pole. They thought the hostages had resisted, and the fat convict opened fire. But the moment they entered the classroom, they saw the bodies of the fat and skinny convicts, and the self-proclaimed Chief of the County’s Ministry of Education young man is pointing a gun at them. Both the convicts panicked and tired, running out while shouting. “Someone! Fatty is dead!”

Dong Xuebing opened fire.

Bang! Bang!

Two shots! Dong Xuebing fired twice, and both convicts collapsed onto the floor! Both shots had hit them on their heads!

Five convicts remain!

Dong Xuebing’s aim was not that accurate. One of the two shots had missed, but he used BACK to shoot again. Dong Xuebing had less than 2 minutes of BACK remaining. To others, there is no second chance. But Dong Xuebing is different. He had BACK, the regret medicine. Even if he made a mistake, he could always undo the mistake with BACK. This is his biggest advantage.

The male teacher was stunned as he looked at the four dead bodies. “Dong… Chief Dong…”

Dong Xuebing turned and threw the knife over. “Stay in the room! Lock the door after I leave!”

After leaving the classroom, Dong Xuebing closed the door behind him and looked at the corridor.

In the classroom, next door, the Armed Robber and a few other convicts were alarmed from the gunshots. They were armed with guns and knives, and their two accomplices had not returned after going out to check on the hostages next door. All of them knew something must have happened.

“Brother, what should we do?” The Armed Robber asked a man with vitiligo.

The vitiligo man replied coldly. “Watch the hostages closely. If the other party dares to do anything, you just open fire. The rest will guard the entrance!”

The Armed Robber immediately points his gun at the two students and a teacher beside him. He also moved his finger to rest on the trigger.

The pale looking convict, who had dragged Teacher Chen to the next classroom, was also holding a gun and pointing towards the door. Two other convicts, who were holding on to knives, were moving forward slowly. Once the other party enters through the door, they will kill him immediately.

Suddenly, the door opened.

“It’s you?!”

The convicts realized the person outside is that Ministry of Education Chief!

But even an idiot will know that someone in the Ministry of Education can’t kill 4 of their accomplices.

The pale-looking man was sent to prison for rape. But before entering the prison, he had trained with a gun and is an expert. He is confident in his shooting skills. The moment the door was opened, he adjusted his aim and fired three shots at Dong Xuebing. Bang! Bang! Bang! He didn’t even need to look and knew his target must be dead. This man is an idiot. How can someone just open the door and enter just like this? Doesn’t he know that we have guns?

But… the truth is not according to their expectations!

Dong Xuebing did not even try to find cover. He walked in with steady steps and moved his body slightly to aside. A bullet grazed past his chest, tearing his shirt and hitting the window panels on the corridor. Immediately after that, Dong Xuebing squat down slightly and tilted his head towards his right. One bullet narrowly missed Dong Xuebing’s shoulder, and the other missed him by his face.

Three bullets. Dong Xuebing had dodged three bullets!

All the escapees in the room were stunned! How can a person dodge bullet just like this?! This person had dodged all the bullets!

The pale-looking convict thought his eyes were playing tricks. How is this possible? He immediately wants to continue firing.

But Dong Xuebing did not give him a chance. The moment he opened the door, he had given the convicts their advantage. But after dodging the bullets, it’s his turn to retaliate. He continued walking into the room and fired four shots. The first convict that was killed was the Armed Robber. He was pointing his gun at the hostages and posed the highest threat. Dong Xuebing killed him with a shot between his brows, and the second convict killed by him was the rapist. A bullet hit him in his heart. The third and fourth convicts killed by Dong Xuebing were the two armed with knives. In an instant, only one out of the nine escapees were left.

That man with white patches on his face. It’s not that Dong Xuebing did not want to shoot him, but his gun ran out of ammunition.

Dong Xuebing rushed forward towards the last convict.

The vitiligo convict panicked and was about to stab a hostage with the knife he was holding. “Don’t come any closer!”

Dong Xuebing’s hands were still handcuffed and were not very agile. He saw the dagger was about to stab a little girl’s head, and he roared. “You dare?!” Dong Xuebing’s gun is out of bullets and had given the knife to the male teacher. Now, he does not have any weapons and is still a distance away. There was no way he could reach the convict and hostage in time. Dong Xuebing yelled and threw the gun forward with both his hands!

Crash! Dong Xuebing missed, and the gun smashed the window behind the vitiligo convict.

BACK 3 seconds!

Time returned to the moment before he threw his gun.

Dong Xuebing did not waste any time and threw his gun with all his strength!

This time, the gun hit the convict in his leg, and he staggered. But he still managed to plunge his dagger into the little girl’s shoulder!

Dong Xuebing’s turned red. BACK 4 seconds!

The scenes flashed!

Dong Xuebing looked at the vitiligo man and threw his gun again!

This time, the gun hit the convict’s hand, and he dropped the dagger!

Dong Xuebing seized the opportunity to pounce forward and hit the convict in the face with his elbow. The vitiligo convict screamed in pain, and his face was all bloodied. He lashed out a kick at Dong Xuebing, and Dong Xuebing rolled to his side to avoid it. At the same time, he picked up the dagger dropped by the convict from the floor and pressed it against his neck.

The vitiligo convict was shocked and gritted his teeth. He finally stops resisting.

The teachers beside were crying with joy. They are saved! All of them are saved!

Dong Xuebing was finally relieved. He roared: “Bastard! You all dare to come and create trouble in Yan Tai county?!”

The vitiligo convict was also somebody. Even in his current situation, he could remain expressionless. He looked at Dong Xuebing and then at the handcuffs. He smiled. “You are terrific. You managed to kill 8 of us with no weapons and had both hands handcuffed. Other than my elder brother, I was never impressed by anyone else. I am impressed by you. Haha… I didn’t know the Police have someone as skillful as you. Are you an Armed Police?”

“Public Security.”

The convict asked. “Can you tell me how you avoided the bullets?”

Dong Xuebing laughed. “What do you think?”

The vitiligo convict saw Dong Xuebing refusing to answer him, and he sighed. “Alright. Do what you want with me. Anyway, I will be executed after I get back.”

Dong Xuebing asked. “How many of you are here?” He was afraid that there would be other accomplices in the building.

“9.”

“Where is your brother?” Dong Xuebing recognized this convict and knew one of the escapees is his elder brother. These two brothers are the most dangerous escapees among all. From their files, they had even built a bomb in the past.

The vitiligo convict replied. “We got separated during our escape. My brother is not with us, and he should be… Eh?!” He started laughing suddenly. “That means my brother is still not dead or arrested? He is still on the run?! Hahaha… that’s great. You all are in trouble. If my brother knows that I am killed by you all, he will surely get revenge for me.” But when he remembered this officer in front of him could dodge bullets, he kept quiet. He did not wish for his brother to get revenge for him. His brother might be killed if he met this person.

“Alright. Give me a swift death!” The vitiligo convict closed his eyes.

Dong Xuebing did not want to kill him as he had lost the ability to resist arrest, and if he kills him now, it will be considered a crime.

The vitiligo convict seems to know what Dong Xuebing was thinking. He grabbed Dong Xuebing’s hands suddenly and pushed the dagger into his throat!

Blood spurt out from his neck!

Dong Xuebing frowned and released his grip on the dagger. The vitiligo convict collapsed on the ground with his eyes opened, no longer breathing.

Dong Xuebing wiped his hands and turned to the hostages. “Don’t be scare. You all are safe now. Follow me out.”

Within a few minutes, all nine escapees were killed!

Chapter 226 – Credit

Nan Liu Junior School.

Outside of the school gates.

Behind a row of police cars, the County’s Party Secretary Xiang Daofa, County’s Mayor Xie Huilan, Deputy Party Secretary Cao Xupeng, County’s Secretary of the Political and Legal Committee Huang Li, Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng were holding a meeting on how to handle this case. After knowing Chief Dong had entered the school building to replace Cao Xupeng as a hostage, Xie Huilan rushed back to the school. The officer driving the police car is not Dong Xuebing and dare not to go against the Mayor’s orders. He immediately turned the police car around and drove back to the school. But it was too late. Dong Xuebing had already entered the school building.

Bang! Bang! Bang!

Continuous gunshots were heard. All the family members and officers panicked.

Liang Chengpeng’s face changed. “Shit! That might be Chief Dong!”

Xiang Daofa hit the police car’s windshield angrily. “This Xiao Dong! What the hell is he doing?! Can’t he wait a little longer?! There will be opportunities to save the hostages after they leave in the mini-bus! How can he act by himself? He will agitate the criminals, and the hostages will be in danger! Chief Dong is too rash!”

Although what Secretary Xiang said was right, Liang Chengpeng felt he was too much. Chief Dong had sacrificed himself as the hostage for the teachers and students. Just his courage alone is admirable. “Secretary Xiang, what should we do now?”

Xiang Daofa gave Liang Chengpeng a stare. “Are you the Public Security Chief?”

Liang Chengpeng took a deep breath. He could tell Xiang Daofa is trying to push the responsibility to him.

Huang Li gave the instructions. “Get the Armed officers ready! Be prepared to engage the escapees anytime!”

Bang! Bang! Bang! It was the sounds of gunshots again!

Everyone was worried. The situation is gloomy for them. There are nine escapees, and they are armed with guns and knives, and there are more than a dozen hostages. If the police rush in, no one knows what tragedy will happen. But if they don’t storm the building after the gunshots, Chief Dong and the hostages will be in danger.

Just when everyone was looking towards the school building, Mayor Xie said.

“Get the Armed Police to enter!”

Liang Chengpeng hesitated. “But… The situation inside…”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Storm the building! Rescue the hostages!”

When the situation is dire, people will hesitate to make any decisions, and it will cause a delay. Huang Li heard Xie Huilan and turned to look at Xiang Daofa. He was utterly disappointed with Xiang Daofa. Even now, the latter is still thinking of pushing the responsibility to others. Doesn’t he know that if anything happens to the hostages, everyone at the scene will be held responsible? It was the younger Xie Huilan that impressed him. She can still be so decisive and gave out such order under this circumstance.

Huang Li agreed with Xie Huilan, and this is not the time to hesitate. “Enter and rescue the hostages!”

Liang Chengpeng gritted his teeth and gave out the orders through his radio set.

The Armed Police started to move. A team rushed towards the school building’s main door, and another team surrounded the ground floor. They were preparing to enter the building through the windows. Some officers ran towards the back of the building to prevent the criminals from escaping. The onlookers were nervous. They were worried that the hostages might already be killed by the time the police enter. Many parents were crying and praying for their children’s safety. Deputy Team Leader Feng, Chu Feng, and the rest of the officers were worried about Chief Dong’s safety. The gunshots had stopped, and Chief Dong might be dead by now.

But when the Armed Police were about to break the front door open, something unexpected happened.

The school building’s main door was opened by someone inside!

Dong Xuebing, who had entered the building as hostage 5 to 6 minutes ago, walked out unscathed. His hands were still handcuffed, and his clothes and hands were covered in blood!

“Chief Dong!”

“Chief Dong!”

The police officers at the door were shocked and did not understand what was going on. Is Chief Dong not dead? But how did he come out by himself?

The next moment, all the Armed Officers froze in their steps as they look behind Dong Xuebing. They looked like they had seen a ghost! A few seconds later, everyone outside of the school building and school gates saw one kid… two kids… three kids… four kids… five kids… walking out of the school building one after another. A few teachers also staggered out slowly into the school field!

“Leilei!

“Teacher Chen!”

“Huanhuan!”

“Xiao Yu!”

The parents and relatives outside of the school rushed forward to look for their kids and family!

“Mum!”

“Dad!”

“Sob! Dad! Dad!”

It was a heartwarming sight in the school field. People were hugging, crying, kissing…

A few reporters took the opportunity to sneak in and start taking pictures of the touching moment. They even took pictures of Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at them and felt satisfied. It was worth rescuing all the hostages even if he had lost an arm or leg in the process. He looked at the stunned police officers and smiled. He waved his hand. “Old Feng, what are you looking at? Hurry up and release the handcuffs. How can I let the reporters take photographs of me with these cuffs? People might think that I am one of the escapees. Hurry up!”

Deputy Team Leader Feng and a few officers ran forward. “Where are the escapees?”

Secretary Xiang, Mayor Xie, Chief Liang, and the rest of the leaders walked quickly to Dong Xuebing.

Liang Chengpeng asked urgently. “What’s the situation inside? How did the hostages escape?”

Dong Xuebing had only entered the building for 5 minutes, and he walked out with all the hostages. This was too weird.

Huang Li, Cao Xupeng, and the rest were staring at Dong Xuebing.

Dong Xuebing suddenly realized that he had killed several people earlier. He felt like vomiting and had goosebumps. His face turned pale and said. “I had killed the criminals.”

Liang Chengpeng paused for a second and asked. “How many?”

“9.”

Xiang Dafa took a deep breath. Even Xie Huilan got shocked. “All the escapees are dead?”

“Yes. The situation was critical, and if I hold back and don’t kill them, the hostages will be in danger. So…”

Many people don’t believe what Dong Xuebing said and looked at him weirdly. They thought to themselves. It will be a miracle if one manages to escape from nine criminals. You are still considering if you want to hold back? A few seconds later, an Armed Officer, who had entered the building, came out. He looked at Dong Xuebing in shock and reported. “Sir! The bodies of the nine escapees are found on the second floor of the school building! They are all dead!”

The school field suddenly becomes quiet. Many parents and reporters looked over in shock!

All dead?

Nine of them?!

Huang Li and Cao Xupeng exchanged looks. In that instance, many people saw the handcuffs on Dong Xuebing’s hands. His hands were still cuffed tightly and were in the same position when Chief Dong entered the school building. Dong Xuebing had entered the building with no weapons and had his hands cuffed. His opponents are nine strong escapees armed with guns and knives. The escapees still have hostages. Did he manage to kill all the escapees under these circumstances and rescued all the hostages without getting hurt?

Damn! Your fighting skills are too ridiculous!

After a while, the policemen carried the bodies out. The bodies were covered with a white cloth.

One…

Two…

Three…

There were nine bodies in total.

The scene of the bodies being carried out one after another was shocking. The Police officers were speechless. They had heard that Chief Dong is good at fighting and could fight against six opponents at once. He can fire four shots continuously and hit four criminals in their legs. But today, everyone finally understood the real power of Chief Dong. He should be unbeatable in the whole province! There can never be another officer who can fight as well as Chief Dong. Do you think you are better than Chief Dong? Fine. We will handcuff you and throw you in the middle of a bunch of criminals. We can don’t give the criminals hostages and guns. You just need to make it out alive!

Deputy Team Leader Feng was speechless as he released the handcuffs from Dong Xuebing’s hands. He wanted to ask, “Did you graduate from a normal university?” But he did not ask this question as everyone had seen Chief Dong’s resume before. He had graduated from a third-rate university in Beijing and is not from the Police School.

The students’ parents walked over and crowded around Dong Xuebing.

An old lady was crying as she held Dong Xuebing’s hand. “Thank you! My whole family thanked you from the bottom of our hearts!”

Dong Xuebing felt warmed and held the old lady’s hand.

Clap…… someone in the crowd started clapping and soon, the students’ family members, the teachers’ family members, the reporters, police officers, the onlookers, and even the leaders like Xiang Daofa, Xie Huilan, and Cao Xupeng started clapping.

Click! A reporter took a picture of this scene!

About 10 minutes later, the parents and family members left with their children.

Xie Huilan walked up to Dong Xuebing and looked at him. She nodded slightly and said. “Well done! You deserve the full credit in this incident!”

Dong Xuebing felt slightly embarrassed. “Mayor Xie, this is what I should do.”

Xie Huilan smiled and narrowed her eyes as she looked at him. “Very modest. Good.”

Laing Chengpeng looked at Dong Xuebing with approving looks. Chief Dong had done the Public Security proud.

The incident is over, and Secretary Xiang had left to settle the aftermath. Xie Huilan was also leaving, when a car suddenly stopped at the school’s gates. The Director of the County’s Ministry of Education, Yu Zhengzhi, alighted from the vehicle in a hurry and ran over. “Mayor Xie, I am late because of some problems at home.” He smells of alcohol and should be drinking earlier.

Xie Huilan looked at him. “The case is already over, and you just arrived? Where have you been?!”

Yu Zhengzhi wiped his sweat and replied nervously. “My house…”

Xie Huilan ignored him and entered her vehicle.

Chapter 227 – Increased of reputation

The next day. Afternoon.

Dong Xuebing had returned to the Family Quarters from the Bureau. The weather is very hot, and his forehead was covered in sweat.

“Oh, Chief Dong, you are back so early?”

“Yes. I am not working these two days.”

“I heard you are given Second Class commendation. Congratulations.”

“Haha, thank you.”

On Dong Xuebing’s way back to his apartment, many family members of the Public Security stopped to congratulate him.

Dong Xuebing’s apartment was like an oven when he returned. He immediately took out the remote controller and switched on the air conditioner. He set the temperature at 22 degrees Celsius and took a bottle of beer from the fridge. He finished the beer and felt slightly cooler. Dong Xuebing sat on his sofa and took out a copy of the newspaper from his bag. There is a picture of him covered in blood, shaking hands with the old lady. Many other officers and villagers were clapping around him.

This report is on the third page of the Provincial Newspaper, and it describes what the County’s Party Secretary and the Public Security’s leaders did. The article did not read a lot on what Dong Xuebing did but gave an outline of the operation to save the hostages. In Dong Xuebing’s bag, there is another copy newspaper. It is the County’s newspaper, and yesterday’s incident was the headlines. The report had described how courageous Dong Xuebing was and how he saved all the hostages.

Dong Xuebing put down the newspaper and gulped beer.

Dong Xuebing had saved the hostages, gained fame and even got the credit. Nothing is better than this!

In the morning, the Bureau held a meeting to praise Dong Xuebing. Not only the County’s Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, was at the meeting, but even the Provincial Public Security leader was also present at the meeting to give Dong Xuebing the Second-Class commendation award. “Due to Dong Xuebing’s outstanding performance in the hostage situation, he will be awarded the Second-class Commendation award.” After the wars, very few First-class commendation awards were given out. A personal Second-class award is already outstanding, honorable, and prestigious. This is the confirmation given by the Party, and it’s a significant achievement!

Considering Dong Xuebing had some light injuries during his fight with the escapees, Liang Chengpeng gave him two days to rest at home. Chief Dong’s achievement had made Liang Chengpeng and the County’s Public Security proud. But when asked about how he takes down the escapees, everyone was stunned. Chief Dong claimed he was lucky, but the rescued teachers and students said Chief Dong could dodge bullets. They couldn’t describe it properly. Anyway, Chief Dong had only tilted his head, moved his body sideways, lowered his shoulders, and not a single bullet hit him.

This was too weird, and no one believed it was possible. The only explanation is Dong Xuebing was lucky not to get shot.

But everyone agreed that Dong Xuebing had top-notched fighting skills. There’s no argument on this!

Living room.

Dong Xuebing had lost count on the number of times his phone rang.

Dong Xuebing answered his phone, and this time, it is the County’s Deputy Party Secretary, Cao Xupeng.

Dong Xuebing’s phone had been ringing nonstop since yesterday afternoon. Some calls were from the students’ parents, his colleagues, leaders, and his relatives. Everyone who heard of the incident called him to ask about it. His mother was shocked when she learned about the incident and called to remind him not to put himself in danger in the future.

Dong Xuebing was exhausted after the call with Deputy Secretary Cao.

Not only Dong Xuebing was physically tired, but he was also mentally exhausted. He had killed nine people and will not get over it in a day or two. Just this morning, he had cooked an egg for breakfast. But the smell reminded him of the blood yesterday, and he lost his appetite. Even during the lunch with the County’s leaders, Dong Xuebing did not eat a single piece of meat.

Sigh… he is mentally affected.

Dong Xuebing felt he should relax and laid down on his sofa, listening to some soothing music.

Half an hour had passed.

Ding Dong, Ding Dong. The doorbell rang.

Dong Xuebing stood up from the sofa and switched off the music, before opening the door. “Oh, Sister Hu.”

Standing at the door is Hu Silian, who was suspended from her duties. She was not in her Police uniform and was wearing a light-colored dress with white heels. “Hehe, Chief Dong. I heard you had just returned home, and I am here to congratulate you. Am I disturbing you?”

Dong Xuebing laughed and opened the gates. “No. Come in.”

Hu Silian entered Dong Xuebing’s apartment and laughed. “It’s a pity that I am not at the scene yesterday and couldn’t see your heroic pose.”

Dong Xuebing waved his hand, and his face turned slightly red. “What heroic? I was just lucky. I had almost died yesterday.”

Hu Silian held back her laughter and looked at Dong Xuebing with her big eyes. “You are too humble. If it’s someone else, no… even an elite Armed Officer, cannot suppress nine criminals with both hands handcuffed. You are equivalent to a team of Armed Police Officers. I had read the papers this morning, and everyone in the family quarters is talking about you. Your reputation had increased.”

Dong Xuebing laughed and poured a cup of tea for Hu Silian. “Stop flattering me. I think I had become more notorious.”

Hu Silian took the cup of tea from him, and curiously asked. “Why?”

Dong Xuebing replied helplessly. “Nine people are dead after I entered school. My nickname, God of Plague, will be the talk of the town.”

Hu Silian laughed. “That’s everyone’s respect for you. Hahaha… Now, everyone in Yan Tai County will show a thumbs up when your name is mentioned. What the newspaper wrote is true. Courageous and fearless. You are placing the hostages’ safety before oneself. I think all leaders should learn from you. Chief Dong, I am impressed by you. I even suspect you are one of the secret agents when you are with State Security.”

Dong Xuebing laughed. “Secret agent? My job there is to write speeches and deliver documents. It’s an administrative job.”

Hu Silian was not the only person who asked him this.

After some mindless chatting, Dong Xuebing asked. “Sister Hu, are you here to see me for anything?”

Hu Silian shook her head. “Nothing. I am just here to thank you. Because of the blunder by the Command Center, two lives were lost. I couldn’t sleep for the past two days. Sigh… now, the case is closed, and the criminals are all killed by you. I felt much better. Thank you.

Dong Xuebing waved his hand. “How’s your new job assignment?”

Hu Silian sighed when she heard this. “There is still no news. Maybe I will be transferred to other stations.”

Dong Xuebing looked at her. “Your position?”

Hu Silian smiled. “What position? At most, I will be getting the same treatment as the junior staff. I can never take on the leader role. Chief Dong, I am here also to bid farewell. I guess I will be transferred away these few days, and I am too embarrassed to stay in the Public Security’s Family Quarters.” Hu Silian is only 30 years old and still has a long way to go. But that mistake made by the Command Center had stopped her career advancement. Most likely, she will be wasting her life in a powerless department and will never have the chance to get promoted again.

Dong Xuebing felt this was a waste. “Do you want me to try helping you?”

Hu Silian sighed. “It’s the County Government who decided on my suspension. Even Chief Liang cannot do anything.”

Dong Xuebing patted Hu Silian’s shoulder. He doesn’t wish for her to leave. There were too few women in the government service, and smart women like Sister Hu was rare. Dong Xuebing had seen the danger of being in the government servant. One wrong move, and you lost everything. Sometimes, even when it’s not your fault, you will also get into trouble, and you can only consider yourself unlucky.

Maybe Hu Silian was trying to avoid gossips, and she left after 10 minutes.

After Hu Silian left, Dong Xuebing looked at his watch. He hesitated for a while and picked up his phone to call Xie Huilan. Since Xie Huilan come to Yan Tai County, both of them had not met privately. Dong Xuebing wanted to meet her. After yesterday’s events, he missed Xie Huilan and Qu Yunxuan badly. When the bullet hit him in his head, both their images appeared in his mind.

Ring… ring… ring… the phone rang for a while before it was picked up.

“Hello?” Xie Huilan’s sexy voice answered.

“Hello, Mayor Xie. I’m Xiao Dong from Public Security.”

“Haha… Chief Dong. What is it?”

Dong Xuebing rubbed his nose. “I want to report to you on my work progress. Will you be free in the afternoon?”

Xie Huilan laughed. “I have a meeting in the afternoon. How about tomorrow?”

Dong Xuebing replied. “Sure. I will call you tomorrow.”

“No need. I will get my secretary to call you. Ok?” After Xie Huilan said this, she paused. “Oh, I forgot I still don’t have a secretary. The Office Director had recommended a few candidates, but I find them not suitable. Are you familiar with the people in the County Government? The candidate does not need to be from the Secretary department. Let me know if you have any recommendations. It must be a female, must not be too old, and must be smart.”

Dong Xuebing thought to himself. The secretary of the leader is an important position, let alone the secretary to the Mayor. Everyone will be fighting for this position. In the past, Dong Xuebing felt the role of a secretary is only a messenger. But now, he doesn’t think so. If you want to advance rapidly in government service, becoming a secretary is one of the better options. You can learn the work of a leader and how a leader should act and gain their trust after a few years. Soon, you will be deployed to the grassroots and become a district head or district’s Party Secretary!

Xie Huilan wants me to recommend someone for this crucial role? This is her trust in me.

Dong Xuebing thought for a while. He is afraid that recommending the wrong person will bring trouble for Sister Xie. Furthermore, he does not know a lot of people in the County Government. The County’s Party Secretary Xiang Daofa was the former Mayor, and everyone in the Government might be his people. No wonder Sister Xie couldn’t make up her mind. First, she is too young, and having an older secretary will make her feel uncomfortable. Moreover, Sister Xie is a female, and a male secretary will invite gossips. This secretary candidate is too…

Eh?!

Wait a minute!

Female, not too old, must be smart?

A woman suddenly appears in Dong Xuebing’s head.

“Mayor Xie, what do you think about our Bureau’s former Office Director, Hu Silian?”

“Hu Silian? I remembered she was just removed from her position.”

“Yes. The mistake made by the Command Center had nothing to do with her, and she was only the scapegoat to shoulder the blame. Director Hu has a clean background and is familiar with Yan Tai County. She is also good with interpersonal relationships and is a smooth talker. She is not old and has a nice character. I think she fits your requirements.” Dong Xuebing wants to help Xie Huilan to find a good secretary and also help Hu Silian.

Xie Huilan paused for a while and said. “Ok. I will consider your suggestion.”

Dong Xuebing replied. “Err… ok. Sorry to disturb you. I will hang up now?”

“……” Xie Huilan kept quiet.

“Mayor Xie?”

“Xiao Dong, I don’t wish to see another incident like yesterday afternoon. I don’t care how good you can fight, how much you care for the safety of the people, you must remember that there are a lot of people that care for you. If you dare to do such things again in the future, I will remove you from your position.” Xie Huilan’s tone was cold, but Dong Xuebing could feel she cares for him. There were too many people around yesterday, and she must have kept these words to herself. When she gave the orders for the Armed Police to storm the building, it should also because she wants to rescue him.

Dong Xuebing felt warm in his heart. “Yes… I understand.”

“Good.”

“Errr… Is it convenient for you to talk now?”

“Yes. What is it?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Errr… I want to see you.”

Xie Huilan smiled and replied. “Didn’t you see me yesterday? You even threw me into the car.”

Dong Xuebing heard this and quickly explained. “Ah… I was forced by the situation. I did it because I am afraid you might be hurt.”

“You are afraid I will be hurt, then I will not be afraid you will be injured?”

“Errr… let’s not talk about this. I promise I will take care of my safety in the future, ok?”

“You better keep to your words. You… once you get heated up, you don’t know what you are doing. But it is also because of this you jumped into the river to save me.”

“Why did you mention about that incident again? It’s all in the past, and let’s not talk about it.”

“Ok.”

“You should have a lot of work, right? I will hang up now?”

“……”

“Sister Xie?”

“Hehe… do you miss me?”

Dong Xuebing paused for a second and replied. “Yes.”

“How much?”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “I…, I miss you badly.”

Xie Huilan giggled and was satisfied with his answer. “Alright. Let’s hang up.”

Dong Xuebing asked. “Did you miss me?”

“What do you think?”

“Huh? How would I know? That’s why I am asking you.”

“Hahaha… Bye.” The line was cut.

Dong Xuebing smiled to himself as he looks at his phone.

Chapter 228 – Mayor Xie’s new Secretary

Afternoon.

It’s summer, and the air is dry and hot.

In the Mayor’s office, the air conditioner is blowing out cool air.

The County Government’s Office Director knocked on the door, and a soft voice said from inside. “Come in.” Yao Yi straightened her back and entered the room. He placed a file on Mayor Xie’s desk and looked at Xie Huilan, who was still reading a document. “Mayor, all the information of the candidates from the Secretary Department, are here. Let me know who you would like to meet, and I will call them over.”

Every time there is a change in the County’s leader, there will be a reshuffle of officials.

The Secretary of the Mayor played an important role, and many people were eyeing it.

Yao Yi also has his plan. Xiao Wang from the Secretary Department is close to his wife. Before Mayor Xie arrived in the County, Xiao Wang had visited Yao Yi’s house several times to send gifts. She hopes to get the position with Yao Yi’s help. As the Office Director, Yao Yi has the authority to make recommendations to the Mayor about the Secretary. Mayor Xie is new to the County and is not familiar with the officials there. So, Yao Yi purposely places Xiao Wang’s resume on the first page.

Xie Huilan put down her pen and start flipping the file.

Yao Yi said. “This is Xiao Wang. She is capable and hardworking. Although she is young, she is very mature.”

Xie Huilan scanned through Xiao Wang’s resume and smiled at Yao Yi.

Yao Yi was flustered and knew Mayor Xie had seen through him.

Xie Huilan continued to flip through the pages and then place the file on her desk. She tapped on her desk with her finger and asked. “The County’s Public Security Office Director Hu Silian had been suspended from her duties. Is her new work arrangement decided? Hmmm… get me a copy of her resume and ask her to see me.”

Yao Yi was stunned and immediately replied. “I will go and arrange the meeting now.”

After leaving the office, Yao Yi wondered. Why did Mayor Xie suddenly remember this person?

Yao Yi had only wondered for a moment. He had tried his best to help Xiao Wang, and there is nothing he can do. Yao Yi is now in an awkward position. In the past, he is on the former Mayor, Xiang Daofa, side. But after Xiang Daofa was promoted, he got to serve the new Mayor as the Office Director. Mayor Xie might feel uncomfortable and might transfer him away.

Public Security Family Quarter.

Hu Silian was sitting at home, listening to music. She wanted to dance to make herself feel better but was not in the mood.

Almost ten years of hard work had gone down the drain. Hu Silian sighed.

Hu Silian’s husband, Hu Ge, is in the kitchen preparing dinner. He felt his heart aching to see his wife losing weight over this incident. He knew his wife is unhappy with this outcome and wanted to console her. But he dare not to say anything. At home, Hu Silian is his superior, and Hu Ge must listen to her. If he consoled her and said something that made her worse, he will get a scolding from her.

Ring… ring… ring… the phone at home rang.

Hu Silian sat on the sofa and pretended not to hear it.

Hu Ge looked at Hu Silian and quickly wiped his hands and ran over to answer the call. “Hello?”

“I am calling from the County Government office. Can you get Hu Silian to the phone?”

Hu Ge was surprised and asked the other party to wait a while. He quickly waved to Hu Silian and points to the phone.

Hu Silian hesitated for a few seconds and answered. “Hello?” The other party immediately asked. “Is this Director Hu? I am Yao Yi.”

Hu Silian was surprised and replied in a softer tone. “Director Yao…”

Yao Yi said. “It’s like this. Mayor Xie wants to meet you. Come over now.”

The Mayor wanted to meet me? Hu Silian was stunned. “Director Yao, do you know why Mayor Xie wants…”

“Hahaha… It’s good news. Just go straight to the Mayor’s office.”

After hanging up, Hu Silian was still puzzled why the Mayor wants to see her. Her husband was beside her, looking at her. He is also curious about what was happening. “I also don’t know what is going on. The Mayor wants to meet me.” Hu Silian would not be surprised if Xie Huilan met her before. But she had only seen Xie Huilan from a distance and had not even spoken to her before. How come Mayor Xie wants to meet her now? This made Hu Silian worried.

Hu Ge was also nervous. “Then… are you going?”

Hu Silian gave her husband a stare. “The Mayor wants to meet you, can I choose not to go? Bring me my clothes. I will change to my suit!”

Hu Ge nodded and ran into the room to bring his wife her clothes and purse.

Hu Silian looked at herself in the mirror and adjusted her clothing. She tried to make herself look as professional as possible.

County Government.

The County Government building and the County’s Party office are located in the same compound.

On the way, Hu Silian was covered in sweat. It was due to the hot weather, and she is also nervous.

Knock, knock, knock. Hu Silian stood outside the Mayor’s office and knocks on the door.

“Come in.”

Hu Silian pushed open the door and entered. “Mayor Xie.”

Xie Huilan narrowed her eyes and looked at Hu Silian from top to toe. She nodded slightly. “Come in and have a seat.”

Hu Silian dare not to sit down and stood there nervously.

Xie Huilan laughed. “Don’t be so nervous. Come. Sit down first.”

Whatever is meant or predestined to happen will happen. Hu Silian had worked in the government service for many years and knew if she still behaves timidly, Mayor Xie will look down on her. So, she sat down with half her butt on the chair, and her back straightened.

Xie Huilan smiled. “I heard that you are removed from your position because of the jailbreak case. What do you think of your punishment?”

Hu Silian replied with a straight face. “Nothing. The blunder is caused by staff from the command center, and as the leader, I must take on this responsibility.”

Xie Huilan laughed and nodded. “Good.”

After chatting for a while, Xie Huilan suddenly asked. “Xiao Hu, did Director Yao told you why I want to meet you?”

Hu Silian blinked and replied. “No.”

Xie Huilan nodded and said something unexpected. “I need a secretary. Are you willing to come over to help me?”

What? Me? Secretary?

Hu Silian was shocked and couldn’t believe her ears. “You… you are… me?”

Xie Huilan crossed her legs gracefully and took a sip from her teacup. She laughed. “Haha… the title is Secretary, but it is a messenger, and there will not be an official title. If you are willing, I will give you a Deputy Office Director in the County Government. How is it? Are you willing?”

Hu Silian was stunned by this surprise. “I…, I am willing!”

Xie Huilan replied. “Alright. Report for work tomorrow morning, and the room outside my office will be your office. As for your transfer orders and other paperwork, there is no hurry. I have lots of work waiting for you. You must report for work immediately. Haha…”

Hu Silian was overjoyed. This was like striking a lottery, but she could not understand why Mayor Xie picked her. She does not have any background, didn’t send any gifts, and had even made a mistake. This was too weird! No… someone must have recommended her to Mayor Xie. If not, Mayor Xie might not even know who she is.

Who is it?

Who is the one who recommended me to Mayor Xie?

Hu Silian could not think of anyone who helped her. She immediately thanked Mayor Xie. “Thank you! I will work hard and not let you down!”

Xie Huilan waved her hand and smiled. “Don’t thank me. If you want to thank someone, thank Chief Dong.”

Hu Silian was stunned. “Chief Dong?”

Xie Huilan laughed. “This Chief Dong found out that I am looking for a secretary, and recommended you this afternoon. He had praised you to the skies and said you are capable, smart and matured. You are also familiar with Yan Tai County. Haha… Chief Dong had promised me. If I find that you are not as capable as what Xiao Dong says, I will look for him.”

Hu Silian’s eyes turned red. She did not expect Dong Xuebing was the one who recommended her to the Mayor!

This a big favor!

Hu Silian took a deep breath after she stepped out of the County’s Party Committee building. The skies seem bluer, and trees seem greener. Everything around her had changed. This morning, Hu Silian was still sighing and worried about her future. But in the afternoon, she becomes Mayor Xie’s Secretary. Her career has been revived.

Back at the Public Security Family Quarters, Hu Silian met a few Bureau leaders who had returned from work.

In government service, some staff has reliable information sources. The moment Hu Silian stepped out of the County’s Party Committee building, news of her becoming Mayor Xie’s Secretary spreads. Zhao Jingsong saw Hu Silian and quickly greeted her with a smile. “Director Hu… Oh, I should call you Secretary Hu. Congratulations.”

Hu Silian smiled. “The official orders are not out yet, and it is not confirmed.”

Qin Yong was returning home and saw Hu Silian. He also greeted her politely.

Although Zhao Jingsong had been trying to flirt with her and Qin Yong had not helped her, Hu Silian still treated them with respect and returned their greetings politely. This morning, people were still avoiding her, and some even do not want to have eye contact with her. But now, everyone in the estate greeted her warmly.

Hu Silian was feeling emotional.

The tides had changed too quickly. Many people still do not understand why Mayor Xie wanted Hu Silian to be her Secretary. She even gave Hu Silian the position of the Deputy Office Director of the County’s Government building. How did she get the backing of the Mayor? Secretary are the messengers for the leaders and cannot be offended. If not, the Secretary might talk bad about you in front of the leader. Hu Silian had returned, and those who ignored her these few days, are trying to make up with her.

Hu Ge, who was upstairs, heard his wife’s voice and looked down from the windows.

Hu Ge was shocked to see people surrounding Hu Silian. What’s wrong? Why is my wife so popular suddenly?

Home.

Hu Ge was waiting patiently for Hu Silian and went to open the door before Hu Silian took out her keys. After he closed the door, he asked. “Xiao Lian, what happened? Why are they so polite to you? Didn’t you got removed from your…”

Hu Silian turned and smiled seductively before hugging her husband. “I have something to tell you.”

Hu Ge felt weird. They were married for many years, and his wife seldom hugs him like this. “What is it?”

“I will be transferred to the County’s Government Office as the Deputy Office Director.”

“Ah?”

“Also, I will start work tomorrow as Mayor Xie’s secretary!”

Hu Ge was surprised. “Really? Mayor Xie wants you to be her Secretary?”

“Of course.” Hu Silian smiled and kissed her husband. “Hurry… carry me to the room. I want…”

“It’s time for dinner.”

“Hurry up!”

An hour later, Hu Silian laid her head on Hu Ge’s chest, panting. She had never been so excited before. She had vented all her frustrations on her husband just now and had a satisfied smile now.

Hu Ge hugged his wife’s waist. “You still haven’t told me how you become the Mayor’s secretary suddenly.”

Hu Silian replied. “It’s Chief Dong who recommended me. You should know Chief Dong’s character. He dared to say anything and had recommended me to the Mayor when he was reporting to her about his work progress. Sigh… he didn’t even care if the leader will get angry or not. Maybe the Mayor has a good impression of Chief Dong because of yesterday’s case.”

Hu Ge was surprised. “Chief Dong?”

Hu Silian slapped her forehead suddenly. “Shit. I forgot.”

Hu Ge asked. “What?”

Hu Silian got up to look for her clothing. “I still have not thanked Chief Dong. I owe him too much.”

Hu Ge nodded. “That’s right. We must thank him. Errr… our house still has two cartons of Zhong Hwa cigarettes. Bring those along. What about liquor? We don’t have any good alcohol at home. You want me to go out and buy a few bottles?”

Hu Silian thought for a while. “Just bring the cigarettes will do. Chief Dong seldom drinks alcohol. Let’s go together.”

Dong Xuebing’s apartment.

In the smoky and oily kitchen, Dong Xuebing had prepared stir-fried mutton, braised chicken wings and deep-fried prawns himself. He walked out of the kitchen in his apron, with all the dishes, and sat at the dining table. He stared at the few meat dishes, suppressed his nausea feeling, and took a bite of the chicken wing.

Dong Xuebing had prepared all meat dishes was to overcome his overcome psychological barriers.

It would be too embarrassing if others knew he is afraid of eating meat after killing some criminals.

Gross? No matter how gross it is, I must eat it! I must overcome my fears!

Dong Xuebing start to stuff his mouth with meat when the doorbell rang.

Dong Xuebing went to the door and saw Hu Silian and Hu Ge standing outside with a carton of cigarettes wrapped in newspaper. Dong Xuebing was surprised. “Sister Hu, why are you two here? Come in.”

Hu Silian looked at the dishes on the table and asked. “You are having dinner? Am I disturbing you?”

“It’s fine. Have you two eaten? Do you want to join me?”

Hu Silian laughed. “We still have not taken our dinner and are hungry.”

Dong Xuebing brought them to the dining table. “Don’t stand on ceremony with me. Come and try my cooking. It’s still warm.”

Hu Ge put down the cigarettes and said. “Chief Dong, please seat. I will get the rice.”

Dong Xuebing laughed. “It’s been a while since anyone visited me. Let’s have some drinks. I will get it.”

After a while, Hu Ge got the rice, and alcohol is brought to the table. Dong Xuebing felt he had foresight. If he had only prepared a vegetable dish, it would not be enough for three people. Dong Xuebing felt the dishes are not enough and went to cook one more egg dish.

Hu Silian stood up and poured Dong Xuebing a glass of Baijiu. “Chief Dong, this is a toast from both of us. I…”

Hu Ge picked up his glass and stood up. “Thank you.”

Dong Xuebing stopped them. “Wait… I had only said a few words to support you during the meeting. Why are you still talking about it?”

Hu Silian smiled. “Mayor Xie had called me over to her office today and asked me to report to her tomorrow. I know you are the one who recommended me.”

Dong Xuebing felt good in his heart. “Hahaha… this is a good thing. Come… let’s not toast each other and drink over dinner. I did not do much and only suggested to Mayor Xie that you are suitable. It is up to her whether to hire you. Since she wants you to be her Secretary, that means you have the capability. This has gone nothing to do with me.”

Hu Silian still insists on giving Dong Xuebing a toast. “I will bottom up.” She finished her glass of Baijiu in one gulp.

Hu Ge gritted his teeth and finished his glass.

Dong Xuebing laughed. “Sister Hu, this is a big glass. Are you trying to kill me?”

Hu Silian suddenly remembers Chief Dong is not good at drinking. “You don’t need to finish it.”

Hu Silian was in a good mood and did not control the amount she drank. Her alcohol tolerance was not high in the first place, and she quickly got drunk. Very soon, she started crying. “Chief Dong… In the future… you… let me know when you need me… I… if I frown… I… will change my surname!”

Hu Ge knew his wife was getting too emotional and took a paper napkin to wipe her tears.

Dong Xuebing felt warm to hear what Hu Silian said. He was also in a good mood to know he had helped her.

Chapter 229 – The Mayor’s boyfriend

The next afternoon, Hu Silian called Dong Xuebing on his mobile phone.

“Hello, Chief Dong. Mayor Xie wants to see you in her office.”

“Did the Mayor say what it is regarding?”

“I think it is about the jailbreak case. She wants a report from you.”

“Ok. Thank you, Secretary Hu.”

“Haha… don’t mention it.”

After hanging up, Dong Xuebing stood up from the sofa and wanted to leave. But he looked at his clothes and quickly went back to his room. He changed into something more presentable and looked at himself in the mirror to comb his hair neatly. After that, he packed a few files and documents in his briefcase before driving to the County Government Office.

The front pouch of the County Government Building.

When Dong Xuebing alighted from his Mercedes Benz, he saw the Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, about to enter the building.

Huang Li saw Dong Xuebing and stopped. “Chief Dong, this is your car?”

Dong Xuebing smiled. “It’s my friend’s, and I had borrowed it. I still need to return to my friend.”

“You are here for work? Come, let’s go up together.” Huang Li waved Dong Xuebing over and entered the building together. Huang Li was formerly Chang Lei’s right-hand man. After Chang Lei was chased out of the County by Dong Xuebing, Huang Li had some grudges with the latter. But his impression of Dong Xuebing changed during the hostage situation. He no longer bears grudges against Dong Xuebing and even likes him a lot.

Of course, Huang Li was willing to forgo all the previous grudges was also because of Xie Huilan.

In Yan Tai County, Huang Li was one of the few who knew about Xie Huilan’s background.

Huang Li was formerly the subordinate of Beijing’s Party Committee Secretary, Xie Guobang. Although he had not spoken to Xie Guobang for more than a few sentences, his direct supervisor at that time was from the Xie’s family faction. Huang Li was also considered one of Xie faction and had met Xie Huilan once. He could never forget Xie Huilan because of her beautiful looks, and he immediately recognizes her when she was transferred to Yan Tai County. After Zhang Lei was transferred away, Huang Li need to pick a faction, and he had offended Xiang Daofa previously. He can’t join Xiang Daofa’s camp now, and his only choice is Xie Huilan.

To Huang Li, this is an opportunity for him.

Mayor Xie might be new to the County and does not have many supporters. But her backing is strong and has the potential to move up fast. Those who knew Xie Huilan’s background will normally give her face. Although, when it comes to political rivalries, the other party might not be afraid of Xie Huilan, they will seldom use despicable methods on her. Everyone is still afraid of the people behind Xie Huilan, and this is her biggest advantage.

This is the right time to join Xie Huilan’s faction in the County. Furthermore, Huang Li does not have other choices.

Dong Xuebing had forced Party Secretary Chang out of the County, but Mayor Xie was transferred over to the County. Once again, Huang Li will get a strong backing, and naturally, he does not have any hatred against Dong Xuebing now.

On the way upstairs, Huang Li smiled and asked. “Chief Dong, I heard you are not married?”

Dong Xuebing smiled. “Yes.”

Huang Li looked at Dong Xuebing. “You should be around 24 or 25? This is an important matter, and why are you not worried?”

Dong Xuebing sighed. “I was busy with work and didn’t have the time.”

Huang Li was only asking casually and suddenly had an idea. “Oh, my sister has a daughter around your age. She is also single. Hahaha…. My niece is very pretty and is capable too. She is only a department head in a private company. How about… I introduce her to you someday?” His niece was not very pretty, but compared to Dong Xuebing’s ordinary looks, her looks are much better. Huang Li felt both are compatible and wanted to match-make them.

Dong Xuebing was surprised. “Secretary Huang, thank you. But I have a girlfriend now.”

Huang Li glanced at Dong Xuebing and felt it was a pity. “Oh… ok.”

Dong Xuebing noticed that more and more people around him are concerned about his relationships.

At the end of the stairs, Huang Li patted Dong Xuebing’s shoulder and laughed. “Alright. I got to go.”

Huang Li was walking towards the Mayor’s office, and Dong Xuebing knew he must be here to look for Xie Huilan. He hesitated for a while and did not follow him. After Huang Li entered the Mayor’s office, he entered the Mayor’s Secretary’s office. Normally, when the lower-ranked staff wants to meet the leaders, they will have to go to the leader’s Secretary to ask if the leader has time for them. The higher ranked leaders and those who are close to the leaders can skip this procedure.

Secretary Office.

A young man was speaking to Hu Silian. “Secretary Hu is the Mayor…”

Hu Silian replied calmly. “Mayor Xie is in her office and does not have time to see you.”

“But the cotton factory’s employees…”

“If you have anything to report, please look for your direct supervisors and leaders first.”

The young man sighed and left the office.

After the door is closed, Dong Xuebing laughed. “Sister Hu, don’t chase me away too.”

Hu Silian laughed and put down the document in her hands. “I don’t dare to chase you away. Mayor Xie has high hopes for you.”

Dong Xuebing sat down in front of Hu Silian. “Secretary Huang had just entered Mayor Xie’s office. I will have a cup of tea here first.”

Hu Silian giggled. “It’s not I am stingy with my tea leaves. But Mayor Xie said that she wants to see you the moment you arrived.”

Dong Xuebing thought for a second. Sister Xie must have wanted to see him and Secretary Huang together. He stood up. “Ok. I will go over now.”

Hu Silian walked Dong Xuebing to the door, and at the door, she said softly. “Mayor Xie is in a good mood today.”

This is the advantage of knowing someone close to the leaders. You can get important information about the leader like their mood, their thinking, etc. Dong Xuebing nodded and walked over to knock on the Mayor’s office.

“Come in.” Xie Huilan said.

“Mayor Xie, Secretary Huang.” Dong Xuebing entered the office and smiled.

Xie Huilan and Huang Li were sitting down having tea.

Xie Huilan smiled and pointed to the seat with her chin. “Xiao Dong, pour yourself a cup of tea and have a seat.”

Dong Xuebing did not pour tea. He went over to the water dispenser and poured himself a cup of water. After that, he sat down and took a sip.

Huang Li was surprised by this. He wondered when did Chief Dong get so close to Mayor Xie, and why did Mayor Xie call Dong Xuebing over. “Haha… Chief Dong is young and capable and had solved all the cases handled to him. He had done especially well in the hostage case. No wonder he got promoted to Deputy Bureau Chief within a year.”

Xie Huilan smiled and said. “Yes. He is true, capable. He even dares to touch me in front of everyone.”

Dong Xuebing jumped. He thought to himself. Why are you mentioning about that incident again?

Huang Li knew Mayor Xie is talking about Dong Xuebing carrying up and throwing her into the car. He thought Mayor Xie is going to settle this score with Dong Xuebing now. “Chief Dong is also forced to do that because of your safety. Haha… It’s rare to see officers as capable as Chief Dong now. On our way here, I was still chatting with Xiao Dong. I was thinking of introducing my niece to him if he doesn’t have a girlfriend.”

Dong Xuebing almost fainted. Why are you mentioning this in front of Sister Xie?!

Xie Huilan narrowed her eyes. “Really? Secretary Huang, you are trying to steal him away.”

Huang Li was stunned. “Steal him away?” What does this mean?

Huang Li felt a chill when he heard what Xie Huilan says next. Xie Huilan put down her teacup and smiled. “Xiao Dong is my boyfriend, and you want to introduce your niece to him? Are you trying to steal him away from me? Haha…”

Huang Li was startled. “Your boyfriend? Xiao Dong?”

Dong Xuebing was also surprised. He did not expect Xie Huilan to tell Huang Li about their relationship.

Xie Huilan replied gracefully. “We know each other when we were in Beijing. We even got the approval from my grandfather.”

Even Senior Xie agreed? Huang Li was shocked. “This…”

It’s not that Huang Li refused to believe it, but it is too ridiculous. Who is Xie Huilan? She is Senior Xie’s granddaughter! She is Xie Guobang’s daughter! Who dares to claim that they are worthy of her with her looks? Chief Dong is too ordinary and does not have any background. The cases he solved are nothing, and the difference between both of them is too big. How can they be boyfriend and girlfriend?

Even Senior Xie approved of their relationship?!

Secretary Xie had also approved them?

But the most critical question is why Mayor Xie likes Xiao Dong?

A few seconds later, Huang Li looked at Xie Huilan and then looked at Dong Xuebing. Xie Huilan’s marriage is very sensitive to the higher-ups. Many higher-ups are monitoring her, and she should not be joking about this.

Dong Xuebing is the Mayor’s boyfriend???

Huang Li nearly slapped himself. Why did he try to introduce his niece to Dong Xuebing? This is asking for trouble! Regardless of how pretty and capable his niece is, she cannot be compared to Xie Huilan. Huang Li composed himself, ask laughed. “Mayor Xie, you are so lucky. You two are a match made in heavens!”

Xie Huilan smiled. “Thank you.”

Dong Xuebing blushed as he knew Huang Li was not telling the truth.

Chapter 230 – Rainy day

The Mayor’s office.

Huang Li was still shocked over Dong Xuebing, and Xie Huilan is dating.

He was so shocked until he didn’t know what to say, and it created an awkward silence in the office.

Xie Huilan looked at Huang Li and smiled. “Secretary Huang, other than my family members, no one else knows about my relationship with Xiao Dong. You should also know the rules in government service. Although I am not Xiao Dong’s direct supervisor, it good to avoid rumors and gossips. I am only letting you know this, and we will announce our relationship when we are engaged.”

Are you only telling me about this?

Huang Li was touched. This is the trust Mayor Xie had in him, and it means she had accepted him into her faction and did not treat him as an outsider. Huang Li knew this is one of the strategies used by the leaders to recruit people over to their side. He immediately knew what to do. This might not be against the regulations, but Huang Li knew this secret must be kept and will not even tell his wife and children.

After a while, Huang Li left.

Dong Xuebing smiled and asked. “Sister Xie, why did you tell Secretary Huang?”

Xie Huilan narrowed her eyes as she looked at Dong Xuebing. “Secretary Huang is my father’s former subordinate. He had supported Party Secretary Chang previous, and after Secretary Chang left, he had to join my side. Now, he is one of my men, and it’s fine to let him know. This will also let him know I trusted him, and he will give me his full support. Also, you are in the Public Security, and Huang Li is the County’s Secretary of the Political and Legal Committee, which is your direct supervisor. It will be good for him to know you, in case you offended him with your foul temper.”

Dong Xuebing smacked his lips. “But I am not the one who offended others.”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “From the County’s Party Secretary to the Public Security Deputy Chiefs. Who else have you not offended?”

“They are the ones who tried to step all over me. They had harmed the interest of the people and me…”

Xie Huilan interrupted Dong Xuebing. “Hahaha. You always have your reasons.”

Ring… ring… ring… the phone on the table rang. Xie Huilan answered. “Hello? Oh… Xiao Hu… Who? Ok… alright… Fine… Ask him to wait five minutes before coming in.” After hanging up, Xie Huilan laughed. “Alright. You should leave now. I still have work to do.”

Dong Xuebing doesn’t want to leave. “Why don’t you ask that person to come back in half an hour?”

Xie Huilan laughed and glared at Dong Xuebing. “You think work can be postponed? Go back.”

Dong Xuebing was looking at Xie Huilan’s slim body and her pretty face. He wants to take a longer look at her, as the last time he returned to Beijing, it was to accompany Xie Huilan’s mother to the hospital and did not spend much time with her. He missed her badly and couldn’t understand why. Dong Xuebing guess it should be a while since he “released.”

Xie Huilan smiled and took out a bunch of keys from her drawer and passed it to him. “Here.”

Dong Xuebing looked at the keys. “What keys are these?”

“It’s the keys to my apartment in the family quarters.” Xie Huilan laughed. “If you are not worried about tarnishing my reputation, come over at night.”

Dong Xuebing hesitated for a while. “Err… I think not… It will not be good if other people see us.”

Xie Huilan pushed the keys forward. “Haha… take it. Just try to avoid others. I also want to have a chat with you. It’s been a while since we chatted.” She wrote her address on a piece of paper and gave it to Dong Xuebing. “The family quarters might be crowded at night, and you can go over earlier in the afternoon. I should reach around 7 pm. Wait for me for dinner, Ok?”

Dong Xuebing nodded. “Alright. I will see if I can sneak in without your neighbors noticing.”

After leaving the office, Dong Xuebing drove to the supermarket to buy groceries, like potatoes, carrots, poultry, wine, etc. Dong Xuebing and Xie Huilan are separated most of the time, and they are finally together in Yan Tai County now. Dong Xuebing wants to prepare something special for their first dinner after so long. He thought for a while and went to buy some candles and a bunch of roses.

County Party Committee Family Quarters.

It was getting windy, and the sky is covered by dark clouds. A thunderstorm is brewing.

Dong Xuebing did not dare to drive into the estate because his Mercedes is too outstanding. He parked his car along the road outside of the estate and carried the groceries out. The roses are wrapped tightly and cannot be seen by others. If the other items were seen by other people, they could think Dong Xuebing is sending gifts to some leaders. But roses are unexplainable. Dong Xuebing took a deep breath and walked into the Family Quarters.

The guard did not stop him, and Dong Xuebing entered without any problems.

A few leaders’ family members walked past Dong Xuebing, and Dong Xuebing didn’t know most of them. However, he noticed someone familiar in the distance. But no one will purposely greet each other when they see Dong Xuebing carrying so many things unless they bump into each other face to face.

A few moments later, Dong Xuebing found Xie Huilan’s apartment building.

This is a new building, and it’s about ten stories with an elevator.

“Eh? Chief Dong?” Someone called Dong Xuebing from behind.

Dong Xuebing’s heart skipped a beat and panicked, as he is guilty conscious. But when he turned around and saw who was calling him, he was relieved. “Xiao Hua?” Xiao Hua is the teenager Dong Xuebing was supposed to arrest for hacking into the Government websites. “Why are you not in school today?”

Xiao Hua replied softly. “It’s Summer Holidays.”

Dong Xuebing nodded. “Study hard and stop creating troubles.”

Xiao Hua nodded. “My parents had locked my PC, and I seldom touch it now.” He was grateful to Dong Xuebing, as he thought he would be going behind bars. But Chief Dong let him go, and from then on, he dare not to hack into any websites.

“Brother Dong, where are you going?” Xiao Hua asked.

Dong Xuebing replied. “Err… some work-related matters.”

Xiao Hua laughed. “You are sending gifts?”

Dong Xuebing gave him a stare. “Stop asking the obvious. Go… Go back home.”

After chasing Xiao Hua away, Dong Xuebing entered the lobby and took the elevator up. Ding! The elevator reached, and Dong Xuebing looked at the surroundings worriedly. He was afraid of the neighbors seeing him. Still, Sister Xie’s unit was just next to the elevator, and the unit on the right of the elevator is blocked by a wall. Even if the neighbors looked out of the door viewer, they would not see him. Dong Xuebing was relieved and entered Sister Xie’s apartment with the groceries.

The apartment was clean, and the fittings and furniture were better than Dong Xuebing’s unit.

Dong Xuebing had wanted to ‘explore’ Sister Xie’s bedroom, but he looked at the time. He did not have much time left and quickly put on the apron to prepare dinner. While he was cutting the ingredients, he suddenly realized that he was too weak in front of Sister Xie. He had washed her clothes and stockings before and is now cooking for her. He still has not held her hands before… Dong Xuebing felt he must take the initiative today.

At about 7 pm, it started pouring.

Not long after the rain started, the door opened, and Xie Huilan entered the living room, drenched.

Dong Xuebing walked out of the kitchen and was surprised. “Why are you wet?”

Xie Huilan took off her shoes and smiled. “I asked my driver to drop me off at the entrance, but it started pouring before I enter the building.”

Dong Xuebing replied. “Oh, go and get a shower first. I will wait for you.”

Xie Huilan nodded and looked at the kitchen. “Thank you.”

“Hurry up before you get a cold.”

Xie Huilan’s pants were sticking to her slim legs, and her stockings and white blouse were soaked.

Dong Xuebing could feel his throat getting dry as he looked at Xie Huilan.

Xie Huilan looked at him and giggled, before going into the bathroom. A few minutes later, Dong Xuebing could hear her showering.”

Dong Xuebing quickly took out the bouquet of roses and lit the candles.

The water sounds from the bathroom stopped, and Xie Huilan shouted from inside. “Xiao Dong, help me get a set of clothes from my wardrobe. Pajamas or suits are fine. Oh, don’t forget my underwear too.”

“Ok. Please wait a while.”

“Thank you.”

Dong Xuebing rubbed his palms excitedly and entered Sister Xie’s room. While choosing the clothing, Dong Xuebing remembered that he had never seen Xie Huilan wearing skirts. She is always in suits and looks like she does not have other clothing. He searched for her wardrobe and noticed there are five sets of suits and a few office dresses. Most of her clothes are either black, white, or dark colors.

This will do!

Dong Xuebing picked a dark brown dress and a set of black underwear and stockings.

“Sister Xie, I got your clothes. Please open the door.” Dong Xuebing stood outside the bathroom with the clothes.

The door opened, and Dong Xuebing could smell shampoo fragrance from inside. Xie Huilan was standing naked in front of him, without trying to cover herself up. She smiled and took the clothes from Dong Xuebing. Dong Xuebing was curious why Sister Xie is not shy like other women.

Dong Xuebing pretended not to look at her, but his heart was racing.

Very soon, Xie Huilan walked out of the bathroom in an office dress. “Hehe… it’s been a while since I wore a dress.”

Dong Xuebing looked at her in a daze. “Sister Xie… why… why are you so pretty?”

Xie Huilan laughed. “Really?”

“Yes. You are beautiful beyond words.”

“Haha… Thank you.”

Dong Xuebing turned around and took out the bouquet of roses he had hidden. “This is for you.”

Xie Huilan was surprised as she looked at the roses and the candles on the table. She smiled and accepted it. “You prepared all these? Thank you.”

“I will start cooking?”

“Ok. Let me help you.”

“No need. You should be tired. Go and watch TV.”

About 20 minutes later, Dong Xuebing brought out a few plates of dishes from the kitchen, and he opened the bottle of red wine.

Xie Huilan had a smile on her face and was looking at Dong Xuebing. She seemed to be in a good mood and was swirling her wine.

Dong Xuebing raised his wineglass and said. “Let’s have a toast to celebrate… err… what should we celebrate? Let me think…”

Xie Huilan laughed and knocked his glass. “Celebrate, I have found a good man.”

Dong Xuebing felt embarrassed. “Sister Xie, stop poking fun at me. How can I be considered a good man?” In his heart, Dong Xuebing was overjoyed. All his efforts this afternoon was not wasted. After drinking the wine, Dong Xuebing start to put the food into her bowl. “I had wanted to prepare western cuisine for a candlelight dinner with you. But I don’t know how to cook that, and it’s inconvenient to order takeout. So, please bear with these few Chinese dishes.”

Xie Huilan ate a piece of meat and nodded. “Taste good.”

“Have more… here… try this…”

After dinner, both sat down on the leather sofa in the living room. The TV is showing a violin performance, and Xie Huilan was watching attentively. Dong Xuebing was not cultured like her, and it felt like he was listening to the leaders’ speech. The more he listened, he sleepier he got. Suddenly, he remembered that he must take the initiative today. That’s right. He must hold Sister Xie’s hand today.

Dong Xuebing! This is a test of your courage!

Dong Xuebing mustered up his courage and started moving his left hand slowly towards his left side.

But before Dong Xuebing’s hand could reach the target, a warm hand grabbed it suddenly. Dong Xuebing was shocked and realized Xie Huilan was holding his hand. Xie Huilan’s eyes were still glued to the TV and holding Dong Xuebing’s hand. Her fingers were caressing Dong Xuebing’s hand slowly.

They had finally held hands.

Dong Xuebing was overjoyed and tightened his grip on Xie Huilan’s hand.

Xie Huilan was playing with Dong Xuebing’s fingers at a rhythm. It’s like she is examining an antique.

Dong Xuebing got bolder after they held hands and was no longer satisfied with just holding hands. He released Xie Huilan’s hand and moved his hand towards her thigh.

Xie Huilan took a glance at Dong Xuebing and did not say a word.

Dong Xuebing looked at her and rested his palm on her thigh.

Xie Huilan smiled and continued watching TV.

Dong Xuebing was overjoyed and felt his relationship with Sister Xie had reached another level. This is the feeling of being in a relationship. He continued to rub his palm against her thigh.

Xie Huilan smiled and asked. “Hehe, is there anything dirty on my leg?”

Dong Xuebing was surprised and did not expect this question from her. “Nothing…”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing from the corner of her eyes. “Really? Why do you keep rubbing my thigh then?”

“Err… errr… nothing…”

“Haha… you…” Xie Huilan laughed and straightened her dress. “I am going to the bathroom.”

Dong Xuebing thought Xie Huilan was angry and quickly removed his hand from her leg.

After a while, Xie Huilan returned from the bathroom with a small black plastic bag. She sat beside Dong Xuebing and passed the plastic bag to him with a smile. “Throw it away after you use it, or you can return it to me after it is washed.”

Dong Xuebing doesn’t understand what Xie Huilan was talking about.

Use? Use what? Wash it?

Dong Xuebing looked inside the plastic bag and was stunned. No words could describe his facial expression. It’s the bra and stocking Dong Xuebing had picked for Xie Huilan earlier. She had taken it off and gave it to Dong Xuebing!

Damn!

Dong Xuebing quickly returns the bag to Xie Huilan. “Sister Xie, why are you giving me this? Take it back…” He knew why Sister Xie had given him her worn stockings. It is because of that incident in Beijing!

Xie Huilan laughed. “Hahaha… it’s good that you don’t need it. The clothes I wore before will get dirty, and it’s not hygienic if you use it.”

“Ah…!” Dong Xuebing made a stop gesture. “Change to another topic!”

Dong Xuebing finally realized that Sister Xie has thicker skin than him!

Chapter 231 – Do I have a chance?

Ding Dong, Ding Dong…

Dong Xuebing was still embarrassed when the doorbell rang.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “Go and hide in my room first.”

“Huh? Ok.” Dong Xuebing quickly clear the candles on the table and enter the room with Xie Huilan’s stockings.

The moment Dong Xuebing closes the room’s door, he heard Xie Huilan opening the main door.

“Mayor Xie, sorry to bother you.”

“Haha… Director Sun, please come in. This is your wife?”

“Yes.”

Dong Xuebing could hear footsteps entering the living room and sounds of paper bags. He immediately knew this person is here to send gifts, and maybe he is trying to join Xie Huilan’s faction. He can’t be bothered to listen to their conversation and sat on Sister Xie’s bed. His eyes shifted to the black plastic bag and felt his body heating up. Xie Huilan was not only beautiful and charming; even her clothes and everything she touches is attractive.

Since Dong Xuebing had nothing to do, and Sister Xie is not around, he started to play with her underwear and stockings.

Five minutes passed…

Ten minutes passed…

Suddenly, Dong Xuebing heard the man outside.

“Mayor Xie, we will be going.”

“Ok. Oh… bring these back with you.”

“No… no… these are for you. You…”

“Haha… Just take it… I will do my best to help you. You don’t need to give me any gifts, ok?”

“Err… errr…. Alright. Thank you.”

Dong Xuebing heard it and quickly stuffed the crumpled stockings, bra, and underwear back into the plastic bag. He took a book from the shelves and started to flip it. That man should have been gone, but Xie Huilan still has not entered the room. Dong Xuebing waited for a while and walked out of the room. Xie Huilan was still at the coffee table reading a document.

Dong Xuebing did not disturb her and top up her teacup with hot water.

Xie Huilan looked up at him. “Thank you.”

“What’s there to thank?”

“Haha… Sit beside me. I need to amend this document for tomorrow’s meeting.”

“Ok. Just do your work.”

Dong Xuebing felt his heart aching when he looked at Xie Huilan, working so hard. In Beijing, Sister Xie is also alone at home and does not have any recreation activities. She does not have anyone to chat with and spent her rest days at work. Dong Xuebing could not live like her. During rest days, he hates to receive calls from the Bureau.

Dong Xuebing walked behind the sofa and stood behind Xie Huilan. He kneaded her shoulders lightly.

Xie Huilan turned her head slightly and smiled. “No need.”

Dong Xuebing ignored her and continued to massage her shoulders. He just wants her to relax.

Xie Huilan smiled and continued with her work.

About 20 minutes later, Xie Huilan put down her pen and rotate her shoulders. “I’m done and is relaxed now. Thank you.”

Dong Xuebing replied. “Just sit down and don’t move. I will massage you a while more.”

Xie Huilan nodded. “Haha… I won’t insist then. It felt good.”

Dong Xuebing felt motivated to hear this. He moved his hands down to the upper arms for a while. After that, he made her bend slightly forward to massage her back. He pressed against her back and suddenly remembered something. Xie Huilan had got to the bathroom to remove everything and should not be wearing anything under her dress. His throat became dry and bent forward, wrapping his arms around the waist.

Xie Huilan was still facing in front and laughed. “Haha… What’s wrong?”

Dong Xuebing buried his face into the back of her head to sniff her hair. “Your waist is so slim.”

“Really? How come I didn’t notice it?”

“Sister Xie…”

“What?”

“Turn around.”

Today’s ambiance and settings are right, and Dong Xuebing decided to take this opportunity to do something. He knew it’s rare to get such chances in the future. He released his arms around Sister Xie’s waist and moved slightly backward.

Xie Huilan turned around and looked at Dong Xuebing, with her eyes narrowed.

Dong Xuebing mustered up his courage and leaned forward to kiss her lips. But he saw Sister Xie’s eyes twitched, and he quickly moves upwards to kiss her forehead.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and smiled. “Is there any dirt on my forehead this time?”

Dong Xuebing does not know if Sister Xie is angry with him or not, and he dare not move. His lips were still on her forehead.

One second…

Two seconds…

Three seconds…

Xie Huilan also did not move and was looking at Dong Xuebing with a smile.

Dong Xuebing swallowed his saliva and moved his lips lower and kissed her above her right eye. His lips could feel her long eyelashes, and it was ticklish. Xie Huilan’s eyes are the most attractive to Dong Xuebing and felt the need to kiss them. At the same time, he wants to see how she will react.

In this position, Dong Xuebing could not see Xie Huilan’s facial expression, and she just sat there without moving a muscle.

Dong Xuebing continued downwards and kissed the tip of her nose and cheeks. He slowly moves closer to her lips, and his heart was pounding. He could feel Xie Huilan’s dimples on his lips and knew she is smiling.

Is she not angry?

Does that mean I got a chance?!

Dong Xuebing felt this is the moment!

He moved closer to the lips!

He finally kissed Xie Huilan on her lips!

Dong Xuebing was overjoyed and was excited. He is kissing the County’s Mayor on her lips!

At the same time, Dong Xuebing’s eyes met with Xie Huilan.

Xie Huilan had narrowed her eyes to a slit and was looking at him.

Dong Xuebing suddenly felt a chill and wonder if he should carry on. What if Sister Xie suddenly got mad? Can he handle her anger? But they had already kissed, and if she is angry, she would have stopped me. Dong Xuebing moved his lips and couldn’t care less.

Xie Huilan’s fluttered her eyelids without saying a word.

Dong Xuebing start to use all the tricks he knows to kiss her.

Xie Huilan just remained there and let him kiss. She did not even move an inch at all.

A few minutes later, Dong Xuebing stopped and looked at Xie Huilan. He wonders why she is not kissing him back.

Xie Huilan smiled. “What’s wrong? Why are you looking at me like this?”

Dong Xuebing was speechless. “Sister Xie… err…. Should you say something in this situation?”

“Hehe… what should I say?”

“Err… nothing. Pretend I did not ask that question.”

Xie Huilan was not blushing when she laughed. “Haha… this is the first time in my life to be kissed like this. You are daring.” She patted the empty seat on the sofa beside her. “Xiao Dong, sit beside me. My neck is aching from turning to my sides for more than 10 minutes.”

Dong Xuebing walked over and sat down and reached over for Xie Huilan’s hand.

Xie Huilan held his hand and played with his fingers lightly. “Now, it feels like we are dating, right?”

“Err… yes. I think so too.”

Xie Huilan lowered her head and looked at Dong Xuebing’s hand. “Your fingers are quite long and are suitable to play the piano.”

Dong Xuebing blushed and replied. “Play the piano? I don’t even know how to read musical notes.”

Xie Huilan laughed and pinched and rubbed Dong Xuebing’s index finger with her fingers.

Normally, when a couple holds hands, the woman will not have any small movements. But Xie Huilan is the opposite as her character is overbearing. Since the day both of them decided they will be dating, Dong Xuebing had a hunch that this relationship will be different. Now, Dong Xuebing’s intuition was right. They had kissed and held hands, but Xie Huilan was calm about it.

Dong Xuebing realized that it is her character that attracted him.

Dong Xuebing looked at his watch and wondered what time he should leave. Their relationship had just got a breakthrough, and he does not want to go.

Xie Huilan giggled and said. “Stay for the night.”

Dong Xuebing was stunned and pretended to ask. “Errr… is this alright with you?”

“Haha… just leave earlier in the morning. After all, no one had seen you entering my house, right?”

“… Ok.” Dong Xuebing’s heart started to beat faster. He will be spending the night with the County Mayor!

Chapter 232 – Got excited about nothing

Night. 10 pm.

County’s Party Committee Family quarters. Mayor’s apartment.

Dong Xuebing was in the bathroom, brushing his teeth with a new toothbrush. He rinsed his mouth and placed his toothbrush beside Xie Huilan’s purple toothbrush. After that, he turned on the heater and washed his face. Finally, it’s time to sleep.

In the bedroom, Xie Huilan was reading a book on the bed.

The dress Xie Huilan was wearing was on the chair, and she covered herself with a thin blanket.

Dong Xuebing entered the room shyly and asked. “Sister Xie, which blanket am I using?”

Xie Huilan looked at him and smile. “What blanket?”

Dong Xuebing points to the bed. “You only have a blanket. Do you have extra?”

“Hehe… you don’t stand on ceremony with me.” Xie Huilan closed her book and narrowed her eyes. “We are not married yet, and do you think it’s right for us to be sleeping on the same bed?”

Dong Xuebing mumbled. “Errr…. No… it’s not right…”

Xie Huilan laughed. “That’s right. You can sleep in the other bedroom, ok?”

Damn. I got excited about nothing. Dong Xuebing thought Sister Xie had asked him to stay for the night because she wants to sleep with him.

Xie Huilan covered her mouth as she yawns. “Hehe… go and sleep. I still have work tomorrow.”

Dong Xuebing took one last glance at Xie Huilan’s slim body and saw her switching off her bedside lamp. Dong Xuebing hesitated for a moment and walked a few steps forward in the dark. He could see Xie Huilan turning towards him, and he cleared his throat. “When parting, couples usually kiss… err…. Should we…”

Xie Huilan did not say anything and continued staring at him.

Dong Xuebing leaned forward and kissed her softly on her lips.

After a while, Dong Xuebing lifted his head. “Sis… can’t you be… a bit responsive?”

“How should I respond?”

“You should kiss me back, and don’t let me do all the work.”

Xie Huilan giggled and sat up to kiss Dong Xuebing on his lips. She looked at him playfully. “Is this alright? Hehe… Goodnight?”

Dong Xuebing took off his clothes in the other room and laid on the bed, staring at the ceiling. Images of Xie Huilan’s smile, her figure, and lips were still fresh on his mind. He licked his lips and thought about the kisses. His ancestors must have done a lot of good deeds for him to have the luck to date this wonderful woman.

Dong Xuebing let his thoughts wander until he fell asleep.

The next morning, the sun shone on Dong Xuebing’s face.

Dong Xuebing opened his eyes and looked at the time. It’s 5.40 in the morning, and there should not be many people around the family quarters. This is the best time to leave without anyone noticing. He got off the bed and washed up and dressed. He did not wake Xie Huilan as he wanted her to sleep a while more. He went to the kitchen to prepare breakfast and wrote a note for her before leaving.

Suddenly the bedroom door open. “Xiao Dong, you are awake?”

Dong Xuebing apologized. “Sorry to wake you up. It’s still very early, and you should sleep a while more. I am leaving now.”

“I’m awake.” Xie Huilan walked out of the bedroom. “Have you taken your breakfast? Leave after breakfast. There’s too much food, and I can’t finish everything.” Xie Huilan had just woke up, but she still looks so elegant as she walks towards the dining table. She looked at the note and smiles. “You even left a note for me? Let me see…. Sister Xie, warm up the food before eating. Don’t eat cold food as it is not good for your stomach. I am leaving and will come over when I have the chance. If you want to eat anything, just give me a call… Hehe…”

Dong Xuebing smiled. “Why are you reading it?”

Xie Huilan laughed and tucked her hair behind her ears. “Thank you. Wait for me to brush my teeth.”

Dining table.

Xie Huilan chewed on a piece of fried egg slowly and smiled. “Xiao Dong, your cooking is so good that I don’t want you to leave.”

Dong Xuebing felt good. “I can come over to cook for you when I am free.”

Xie Huilan nodded. “Do you need any of my help at work?”

“No…” Dong Xuebing thought for a while and looked at Xie Huilan. “Errr… Do you think it’s time for me to be a Section Chief?” Dong Xuebing had solved a big case recently, and with Xie Huilan transferring over to be the Mayor, he starts to think of promotion.

Xie Huilan laughed and points at him. “You… stop thinking about running before you can walk. Section Chief? Do you think it is easy? You had only joined the government service for slightly more than a year, and you are already a Deputy Section Chief and a Deputy Bureau Chief in the Public Security. Yet, you are still not satisfied? Compared to others and me, you are moving up very fast. Stop thinking about promotions all the time.”

Dong Xuebing wet his lips and asked. “What else do I lack to be a Section Chief?”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and put down her chopsticks. “You still lack a lot. Putting aside the situation in the Party Committee and not counting the people you had offended, just your length of service is not enough. How can a civil servant who had joined for slightly over a year be promoted so fast? Don’t tell me you don’t know about the normal procedures in the Government. Getting promoted in three years is considered very fast, and your promotion to Deputy Section Chief six months ago is an exceptional case. Now, you are still thinking of Section Chief? You think this is your private company?”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “I am just asking.”

Xie Huilan laughed. “I know what you did since you transferred here. You had done well, and your results are equivalent to what others did in two to three years. I got to admit that you are very capable, but to be promoted to Section Chief on an exceptional basis, this result is not enough. If you want me to nominate you for promotion, you must have outstanding results. If not, I will look bad on me to put you up for promotion. Which Civil servant have you met that got promoted several levels in a year?”

Dong Xuebing scratched his head. “I still need more results?”

Xie Huilan nodded. “Yes. In your situation, you must get second-class merit or first-class merit, at least. Of course, even if you had gotten the first-class merit, it will still be hard for you to get the approval from the Party Committee. Now, Party Secretary Xiang has more power than me, and you can’t even qualify to be nominated if you don’t have any outstanding results. Hehe… do you understand?”

“Yes. I will work harder.”

Xie Huilan replied. “It’s good to be motivated, but you must not be greedy.”

Dong Xuebing nodded. “Yes. I will remember it.”

Dong Xuebing said this, but in his heart, he did not think so. It might be hard for him to be promoted to Section Chief, but how do you know it will fail without trying? Dong Xuebing’s political wisdom is not as high as Xie Huilan and did not consider a lot of things. Once he decided on something, he will not think of the consequences and do his best. This is also the reason he got the position of Deputy Chief in the General Affairs office and his current rank of Deputy Section Chief.

Dong Xuebing had his thinking.

Dong Xuebing does not care if the Party Committee approves his promotion, as it is early to think about this. He needs to think of getting a few more credits under his belt. It would be best if he can solve another case like the jailbreaking case, and it will be good for her resume. With another credit like this, he can be nominated for promotion and will get a chance to be a Section Chief. If not, even if he is close to all ten members from the Party Committee, he will also not get their votes because of his length of service.

After breakfast, Dong Xuebing decided that he will think of ways to get promoted.

Political points and results. These are what Dong Xuebing must get before the end of the year. His target is to be nominated for promotion!

Dong Xuebing does not need to hold important positions like Executive Deputy Bureau Chief, or head of the Finance Department, etc. What’s important to him was to move up the ranks and not the department.

Results!

Results!

Results!

With a target, Dong Xuebing becomes motived and wants to return to work as soon as possible!

Chapter 233 – Jumping Incident

Morning, at 6 am.

In the summer, dawn is earlier, and at this time, it is cooler and refreshing.

After breakfast, Dong Xuebing sneaked out of Xie Huilan’s house. He did not use the elevator as he might meet someone on his way down. He walked down the stairs quietly and left the quarters without being seen.

From far, Dong Xuebing could see his Mercedes Benz MPV covered in tree leaves, and water stains from the storm last night.

Dong Xuebing boarded his vehicle and drove to a car wash. After spending 5 RMB to wash his car, he drove back to the Public Security Bureau and entered his office. Dong Xuebing lit a cigarette and drank his tea, as he read some old unsolved case files. He wants to solve more cases and get more credits under his belt to get nominated for promotion.

But Dong Xuebing flipped through all the files and did not find any case that is prominent enough to give him credits.

Dong Xuebing was troubled. What should I do? Where can I find a case that will give me enough credits?

Maybe god had heard Dong Xuebing’s wish, and his phone on the desk rang. Dong Xuebing looked at the number, and it was from the Command Center. Normally, the Command Center will only call him when there is a new case, and it’s those emergency types. Dong Xuebing, who is only in charge of Hui Tian Village Station, will normally not receive new cases, as ordinary cases will be handled to the investigation team or Public Order section.

Dong Xuebing answered. “Hello?”

“Chief Dong, I’m Hao Shun.” Hao Shun is the newly appointed Office Director.

Dong Xuebing replied coldly. “Oh, Director Hao. What is it?”

Hao Shun replied. “Someone is going to jump from the County’s Party Committee building. Chief Liang asked me to inform you to go there immediately.”

Dong Xuebing was surprised. “Jump from the building? Who is it? What’s going on?”

Hao Shun does not like Dong Xuebing, because during the meeting, Dong Xuebing had spoken up for Hu Silian and did not want her to be removed from her position. He had even argued with the other leaders, and it shows that he does not want Hao Shun to take over Hu Silian. Hao Shun felt he was not respected, but he is aware of what the notorious Chief Dong can do. That’s why he did not show his displeasure to Dong Xuebing. He does not want to offend the ‘God of Plague.’ “It’s like this. The person who wanted to jump off the building is an employee of the cotton apparel factory. Maybe he had been treated unfairly and went to the building’s rooftop to threaten the County’s leaders. He said he wanted to meet the Mayor and want the Mayor to settle his grievances. Sigh…”

Dong Xuebing took a deep breath. “The County’s Party Committee Building? How did he enter?”

“He barged in, and the security officers failed to stop him, and managed to make his way to the rooftop.”

Dong Xuebing knew the severity of this case and immediately drove to the County’s Party Committee building.

Outside of the Party Committee building is crowded, and a group of people had gathered to watch the commotion. Some policemen are stopping them from going nearer to the building. In the front yard of the County’s most influential building, it is also crowded with Civil servants and County Leaders. Hu Yiguo and Zhao Jingsong had arrived, and County Deputy Party Secretary Cao Xupeng and Secretary of the Political and Legal Committee Huang Li are also standing there looking at the seven-story building.

On the rooftop, a man in a blue uniform is standing on the edge of the building.

“I want to meet the Mayor! I want to meet Mayor Xie!”

“Calm down. We can talk after you come down.”

“Don’t come any nearer! If you all don’t remove the Factory Director today, I will jump down!”

“Come down first. We will help you after you tell us about your problem.”

“Where is Mayor Xie? I want to talk to here!”

Everyone at the foot of the building could hear that man. Some officers and firemen should be on the roof, trying to persuade him to get away from the edge. That worker is emotionally unstable and could jump anytime. This is the County’s Party Committee building, and it a place where the County Leaders work. If this worker jumps off the building and dies, it will look bad on the County Government. This must not happen, and all the leaders at the scene were not happy.

Dong Xuebing parked his car outside and asked a police officer. “Has the firemen reach?”

That officer saw Dong Xuebing and replied politely. “Chief Dong, the Firemen, had reached, but the inflatable cushion is still on the way.

At this time, the inflatable cushion is crucial to saving that man, and Dong Xuebing’s face changed when he heard this. “Why are they so slow?”

“When this incident happens, the firemen are changing shifts. So, there are some delays.”

Not far away, Cao Xupeng was scolding two security guards of the County Party Committee Building. He seems to be questioning why they had allowed this worker to enter the compound. Hu Yiguo and Zhao Jingsong brought out an inflatable boat from somewhere and was instructing the firemen to place it at the foot of the building. But that inflatable boat is too small, and it is not thick enough. It will not help in breaking that man’s fall if he jumps.

The worker is still on the roof shouting, and what happened was not any big deal. For some reason, the worker was dismissed by his leaders, and he is unhappy with this decision. He had some alcohol in the morning and came to the County Party Committee Building to demand an explanation. The police officers tried to reason with him, but it’s impossible to reason with a drunk, uneducated man.

“Where is the Mayor?!”

“Mayor Xie is not in the building. Calm down and get off the roof. We can help you.”

“Call her here! If not, I will jump!”

Damn! Who do you think you are? You lost your job, and you come to the County Committee Party Building to create trouble? Do you still want to see Sister Xie? Dong Xuebing almost cursed out loud.

In another building, Hu Silian walked out anxiously.

Hu Yiguo immediately asks. “Secretary Hu, where is Mayor Xie?”

Hu Silian replied. “The Mayor had gone to the countryside for an inspection. She is on her way back now. Chief Hu, how are the worker’s emotions?”

Hu Yiguo sighed. “He is very unstable and insisted on meeting the Mayor. He might jump down anytime.

At this moment, a fire engine entered the compound with the inflatable cushion, and the firemen immediately ran over to set up the inflatable cushion.

Huang Li shouted at the firemen. “Hurry up!”

Dong Xuebing looked at the tense situation and secretly went to a corner to call Xie Huilan. The first time he called was engaged, and Xie Huilan answered on his second call. Dong Xuebing quickly asked. “Mayor Xie, you should have heard about the situation here. What should we do?”

Xie Huilan replied. “that man must be saved!”

Dong Xuebing said. “But… if he did not see you, he might…”

“Chief Dong, if I meet him, it will set a precedent. In the future, there will be endless troubles in the County Party Committee building. We must not allow this to happen. Ok. I am rushing back now. Try your best to handle the situation, and remember, you must save that man at all cost.” Xie Huilan emphasized as she faces lots of troubles if this situation is not handled well.

Dong Xuebing nodded. “Don’t worry. I promise I will save that man.”

“Good. I trust you.”

After hanging up, Dong Xuebing understood why Xie Huilan was troubled over this incident. This is not a major incident, and if Sister Xie gives in to the dismissed worker, and replaced a factory director, the County Government will lose its credibility and respect. What if other workers come over every day and threaten to kill themselves if the Government doesn’t give in to their demands? The County Government leaders will not need to work and have to stop people from jumping off buildings every day.

Sister Xie must not meet this worker.

But if this worker jumps off the building, the County Government and Sister Xie’s reputation will be affected. Regardless of the reason, people will be wondering why the Mayor refuses to meet that work when he is about to commit suicide? If the Mayor had met that worker, he might not jump off the building. Xie Huilan will be made responsible for that worker’s death.

This is Sister Xie’s first test after she came to Yan Tai County.

Dong Xuebing was feeling the pressure. He must settle this issue for Sister Xie.

County Party Secretary Xiang Daofa is sitting in his office having his tea. He frowned as he looks out of his windows. But he does not want to interfere with this incident. He wants to see how Xie Huilan will handle this situation. If she did not handle this incident well and that worker dies, he can also hit her when she’s down. After all, Xiang Daofa does not like her.

At the rooftop, the worker shouted. “Where is the Mayor?”

Huang Li knew this could not carry on and shouted at the worker. “We will investigate why you are dismissed. Come down and tell us what happened to us to help you.”

The worker saw the County Government leaders giving in slightly, and immediately ask for more. “You all must dismiss the factory director! I… I want to be the head of a workshop!”

Huang Li’s face changed, and Dong Xuebing was furious when he heard this. Damn! This bastard is too much!

The worker shouted at the top of his voice. “If you all don’t agree to my demands, I will jump!”

Deputy Party Secretary Cao Xupeng was furious too. “This man is drunk and is demanding too much!”

Hu Yiguo said. “The reporters are outside, and they seemed to be from the City. They are taking pictures too.”

Huang Li suppressed his anger. “Is the inflatable cushion ready?”

“Not yet… It will be ready soon.”

The worker shouted from the top of the building. “Why is the Mayor not here yet? If she is not here within one minute, I will jump!”

Dong Xuebing said furiously. “You dare to threaten the County Government? Do you know what crimes you are committing now?”

The worker stared at Dong Xuebing from the rooftop. “Don’t try to scare me! I had lost my job and cannot even take care of my family! This is worse than death! I am not afraid of anything.”

Hu Yiguo frowned and looked at Dong Xuebing. “What are you trying to do? Stop agitating him!”

But at this moment, something unexpected happens.

The weather in Yan Tai County had not been good for the past few days, and sudden gusts of winds will appear suddenly. A strong wind appeared and blew some dust into the worker’s eyes. The worker closed his eyes and rubbed his eyes with his hands subconsciously. With his eyes closed, he accidentally moved his leg and lost his balance. His body swayed… and to everyone’s horror, he fell off the edge of the roof.

“Ahhhh….” The worker shouted as he fell to the ground.

Everyone was shocked.

The inflatable cushion had just been inflated and was placed directly under the worker. But because of the strong wind, and the worker had kicked against the wall when he tried to regain his balance, his body moved slightly to the side. Everyone at the scene could see the worker is falling away from the inflatable cushion and will land around six to seven meters from it. The spot where the worker will land is concrete flooring.

A fall from the seventh story will kill the worker.

Dong Xuebing’s heart was left hanging in midair. Although he hated the worker, he does not want anything to happen to him. If the worker dies, his girlfriend’s reputation will be impacted. Xie Huilan is still new in the County, and this incident will affect her career progression. If Xiang Daofa or other despicable people make use of the media against Xie Huilan, her reputation will be gone.

Dong Xuebing gritted his teeth and prayed to himself. Please… don’t die…

“The cushion cannot reach him!”

“Damn!”

Many people gasped.

Ten meters…

Eight meters…

Five meters…

Thud! A loud, dull ‘thud’ was heard.

The worker had fallen to the ground, and his head was smashed. Blood was flowing from his body. He had died on the spot.

One of the staff workers saw the body and vomited. Many people closed their eyes and turned away from the gruesome sight.

Dong Xuebing turns pale. Sister Xie is in trouble now. He still remembers what Xie Huilan had told him over the phone. “I trust you” and “save that man at all cost.” Dong Xuebing’s heart sunk and felt he had let Sister Xie’s trust down. Dong Xuebing is a prideful person, and this worker’s death will affect Sister Xie’s and his career. At this very moment, Dong Xuebing decided.

Dong Xuebing must not let this bastard die!

BACK 1 minute!

……

The scenes flashed before Dong Xuebing’s eyes.

“The reporters are outside, and they seemed to be from the City. They are taking pictures too.”

“Is the inflatable cushion ready?”

“Not yet… It will be ready soon.”

“Why is the Mayor not here yet? If she is not here within one minute, I will jump!”

Time had returned.

Dong Xuebing had wanted to go back further into the past, but he had almost used up all his BACK during the hostage situation and has less than 3 minutes left now. This is the best he can do. Dong Xuebing could feel a breeze on his checks, and this is the sign of the sudden gust of wind. The worker will lose his balance and fall from the roof soon.

Dong Xuebing must complete the task given to him by Sister Xie!

Dong Xuebing dashed forward towards the building.

Huang Li saw Dong Xuebing and shouted at him. “Chief Dong, where are you going? Don’t stand at the foot of the building! It is dangerous!”

No one was at the foot of the building, as everyone is afraid of the worker falling onto them. Dong Xuebing ignored Huang Li and looked at the inflatable cushion while running. The inflatable cushion is too big and thick, and it’s too late to get the firemen to carry it over to the spot where the worker will land. Furthermore, Dong Xuebing does not have a valid excuse to ask them to move the cushion. Dong Xuebing turns and saw the inflatable boat.

Although the inflatable boat is small and not thick enough, Dong Xuebing had no other choices.

A gust of wind appeared suddenly.

Many people behind Dong Xuebing gasped.

Dong Xuebing does not have time to look up and ran over to carry the inflatable boat to the spot where the worker will land.

One step… three steps… five steps… seven steps…

“Ah!!!!”

“He is falling!”

“Chief Dong, getaway!”

All the leaders and police officers at the scene were anxious and could not understand why Chief Dong ran over to the building. But now, everyone understood what Dong Xuebing was trying to do. They saw Dong Xuebing taking a glance up and threw the inflatable boat on the ground. But… but the boat is too small, and the chances of the worker landing on the boat are slim.

Ten meters…

Eight meters…

Five meters…

To everyone’s surprise, the worker was falling towards the inflatable boat! Everyone can see from the speed and angle of the worker falling, and he will land exactly on the inflatable boat! Chief Dong had predicted the exact spot where the worker will land!

This is unbelievable!

But now, there is another problem.

The inflatable boat is not thick enough to withstand the force of the worker falling from the seventh story, and he will still die from the impact.

The worker was screaming as he fell, and he was getting nearer and nearer to the inflatable boat on the ground.

Now, Dong Xuebing commands a lot of respect in the Public Security, and all the officers look up to him. When everyone sees Dong Xuebing is in danger, all of them got worried.

“Chief Dong, get away from there!”

“Yes! It’s too late to save him! Get away, and don’t let him fall on you!”

“Watch out!”

The officers are shouting out to Dong Xuebing at the same time, and in a split second, the worker is right before him.

Dong Xuebing cursed in his heart. Dodge? If he dodges, the worker will die for sure, and Sister Xie will be in trouble. Dong Xuebing does not know what the impact on Sister Xie’s reputation will be, but no matter what, he will risk everything to prevent this from happening. Dong Xuebing can only try his luck, and he still has slightly more than a minute of BACK left. To everyone’s surprise, Dong Xuebing stretched out both arms towards the sky. He needs to break the worker’s fall and reduce the force on the inflatable boat. This way, the boat can withstand the impact.

Everyone drew in a deep breath as they understood what Chief Dong was trying to do.

Does Chief Dong want to catch someone falling from the seventh story with his arms?! Is he crazy?!

Cao Xupeng and the other leaders were stunned. They wonder why Dong Xuebing is risking his life to do this. Is he doing this to score political points for himself? Indeed. If Dong Xuebing can save that man’s life, and helped the County Government and the Mayor settle this incident, it will be at least a third-class merit! But one mistake, you might be killed!

Chief Dong is a mad man!

Does the government service still have people who dare to risk their lives?!

Everyone knew Chief Dong is daring, but no one expected him to be so daring.

Only the Secretary of the Political and Legal Committee Huang Li knew Dong Xuebing’s relationship with Xie Huilan, and he can understand why he is doing this. Chief Dong is not doing this for political points or his reputation. He is risking his life to prevent Xie Huilan from getting into trouble, and Huang Li was touched by his actions. He felt Dong Xuebing was not worthy enough for Xie Huilan as the gap between both is too wide initially. But now, he changed his views on Dong Xuebing. Dong Xuebing is someone who dares to risk his life to protect his girlfriend, and Mayor Xie is the lucky one in this relationship.

One meter…

Half meter…

The worker had almost the ground.

Dong Xuebing gritted his teeth and caught the worker with both arms.

It was too fast, and Dong Xuebing had wanted to let go the moment he caught the worker. But before Dong Xuebing could even blink, the worker landed on Dong Xuebing’s arms, and the impact pulled Dong Xuebing along onto the inflatable boat. Boom! The inflatable boat could not withstand the G-force and burst. The worker’s head hit the ground and died on the spot again, and Dong Xuebing’s arms were crashed!

Dong Xuebing almost fainted from the pain. F**k! BACK 3 seconds!

Time returned.

One meter…

Half meter…

The worker’s body returned to midair.

Dong Xuebing took this opportunity to use his feet to adjust the position of the inflatable boat and lift his right arm slightly higher. This way, Dong Xuebing will be grabbing the worker’s leg first and changed the center of gravity towards the back to prevent his head from landing on the ground first. After that, Dong Xuebing’s left hand caught the worker’s back and shouted in pain. He is trying his best to slow the worker’s fall.

Boom!

The inflatable boat burst again. The position is not correct.

Although the worker did not land head-first this time, after landing on his shoulders, his head still hit the ground and died again.

BACK 3 seconds!

One time, two times… three times… four times…

Dong Xuebing bears the pain, and he finally succeeds when he almost used up his BACK. He successfully adjusted the worker’s falling position and let his butt land on the inflatable boat first. Boom!! The inflatable boat burst, and Dong Xuebing quickly move backward, withdrawing his arms from under the worker, and fell on his back.

“Arghh!!!!”

The worker screamed in pain!

The worker is not dead!

This time, the worker is still alive!

Dong Xuebing exhaled in relieved and fainted.

“Chief Dong!”

Chapter 234 – Hospitalized

County’s People’s Hospital.

Orthopedics, single ward.

When Dong Xuebing regained his senses, he realized he is in the hospital. He tried to sit upright, but when he pushes himself with his hands against the bed, he felt excruciating pain in both his hands and arms. He realized he could not move both arms from the shoulders, and it was heavily bandaged. It seems like he had been treated by the doctors.

“Eh, Chief Dong, you are awake?” The only person in the ward is a nurse.

Dong Xuebing looked at the nurse. “What is wrong with my arms? How come I can’t move them?”

The nurse laughed. “The doctor says it’s fine. You had pulled your muscles and have no fractures. You should be fine after a few days’ rests.”

Dong Xuebing was relieved. “Thank you.”

The nurse left, and people started coming in to visit him.

The leader of the fire brigade, the detectives from the Bureau, Qin Yong, Deputy Team Leader Feng, etc. had all come to visit.

Dong Xuebing laughed. “Thank you for your concerns. Oh, what happened to that worker?”

Deputy Team Leader Feng replied. “You had saved his life, and he is fine. He only hurt his pelvis and leg. His right leg is fractured and is hospitalized.”

Dong Xuebing’s face changed. “After he is recovered, lock him up for 15 days first!”

At this moment, Liang Chengpeng arrived and saw Dong Xuebing. “Chief Dong, you are too reckless. You are lucky to move away in time… Sigh…” Liang Chengpeng looked at him. “But thanks to you, the worker is saved, and this matter did not blow up. Good job. The City’s newspaper had reported about this incident. Take a look.”

Chief Liang took out a copy of the newspaper from his bag.

The header of the article wrote: Public Security Deputy Bureau Chief caught a man who had jumped from a building with his bare hands!

Dong Xuebing smiled wryly. “I did not catch him. All I did was to break his fall.”

Liang Chengpeng points at Dong Xuebing angrily. “You… Do you still dare to laugh? Do you know how worried we were at the Bureau when we heard something had happened to you? I had asked the doctor earlier. Your injury needs at least two weeks of rest. Rest well, and I had put up a report on this incident. The City Government agreed to give you third-class merit, certificate of bravery, and a medal. After you recover, it will be issued to you.”

Dong Xuebing smiled. “Thank you, Chief Liang.”

Liang Chengpeng replied. “You had used your life and courage to get these. Don’t thank me.”

Liang Chengpeng, Qin Yong, and Deputy Team Leader Feng were curious about why Dong Xuebing had risked his life to save that worker? That man is just an ordinary worker, and he even tried to threaten the County Government with his life. Is it worth risking your life to save someone like that worker? But because of Chief Dong’s outstanding performance, the County Government had controlled the incident, and Yan Tai County’s Public Security Bureau become famous in the Province.

After Chief Liang, Chief Qin, and the rest left the ward, and Dong Xuebing closed his eyes to rest.

Third-class merit… This is another impressive result in Dong Xuebing’s file, and he is one step closer to getting nominated for promotion!

Squeak… The ward’s door opened suddenly, and sounds of high heels’ footsteps entered.

Dong Xuebing opened his eyes and was surprised for a second. He smiled. “Mayor Xie.”

Xie Huilan had returned from her inspection in the countryside, and her secretary Hu Silian was standing behind her. When Xie Huilan heard that Dong Xuebing was injured, she did not even return to the County Government. She immediately asks her driver to go straight to the County’s People Hospital. Xie Huilan stood at the door of the ward and signaled to Hu Silian to wait outside. After she closed the door, she walked to Dong Xuebing and stared at him with narrowed eyes.

“Sister Xie?”

“……”

Dong Xuebing mumbled softly. “I am not trying to be a hero this time. I did it because I know I can catch that man.”

Xie Huilan was still staring at him. “Because of me?”

Dong Xuebing had risked his left because of Xie Huilan. But when Xie Huilan asked this question, he was too shy to admit it. He cleared his throat and pretended. “No… You had said I need to accumulate more results before I can be promoted to Section Chief. I know that I will get third-class merit if I save that man, and this is the reason. Haha… Chief Liang told me that the City Government had approved, and I will get the award when I am discharged.”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “You think I will believe this reason?”

Dong Xuebing replied. “Sister Xie, this is an accident. I promise that I will hide when there is danger in the future.” He had promised Xie Huilan not to be reckless, but two days later, he risked his life again and is even hospitalized.

Xie Huilan sighed and stroke Dong Xuebing’s hair gently. “Thank you.”

Dong Xuebing mumbled. “I said I did not do this for you. What’s there to thank?”

Xie Huilan replied slowly as she combed Dong Xuebing’s hair with her fingers. “I am not blind and stupid. Secretary Huang had told me what happened at the scene, and I know what you had done for me.”

Dong Xuebing laughed. “It’s nothing.”

Xie Huilan held Dong Xuebing’s bandaged hand quietly.

Dong Xuebing said. “You better go back to the County Government. You still have lots of work, and I am fine.”

“I will accompany you a while more.”

Dong Xuebing felt warmed and nodded.

One minute…

Five minutes…

Ten minutes…

Dong Xuebing and Xie Huilan held hands without saying a word.

After a while, Xie Huilan tucked her fringe behind her ear and said. “You had done so much for me, but I have not done anything for you. When I think back, I…”

Dong Xuebing interrupted Xie Huilan. “Stop talking about these. I can be transferred to Yan Tai County is because of your help. Furthermore, we are dating and should not be so calculative.”

Xie Huilan nodded. “Hehe… I will treat you better in the future.”

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. “How much better?”

Xie Huilan narrowed her eyes and looked at him. “What do you think?”

“Errr… How about changing the way you call me? Xiao Dong, Xiao Dong… it sounds so awkward.”

“Really? I think it is intimate to call you Xiao Dong.” Xie Huilan thought for a while. “When no one is around, I will call you Xiao Bing?”

Dong Xuebing nodded, but his movements pulled his shoulders’ muscles. He gritted his teeth in pain and said. “Xiao Bing will do. When there are people around you, you can call me Xiao Dong. This is only a name, and you can call me whatever you want.” Dong Xuebing had wanted to ask Xie Huilan to call him ‘Dear’ or ‘Darling.’ But he dare not say it to Xie Huilan.

“Xiao Bing?”

“Huh? What’s wrong?”

“Hehe… nothing.”

“It’s time for you to leave? Go back, and don’t worry about me. I will be discharged these two days. You need to work.”

“Ok. I will visit you at night.”

“No…, you are the Mayor, and people might gossip if you are seen visiting me twice.”

Xie Huilan lowered her head and looked at Dong Xuebing with a smile. She sweeps the hair on Dong Xuebing’s forehead aside and kissed him. She slowly moves her sexy lips lower to kiss his nose, cheeks, and finally on his lips. Her tongue played with his lips, and they frenched for about two minutes. After that, Xie Huilan giggled and said. “Alright. I will be going.”

Dong Xuebing was still in a daze. “Ok…”

Xie Huilan laughed and patted Dong Xuebing on his leg.

Suddenly, Dong Xuebing and Xie Huilan could hear a commotion outside of the ward.

“Xiao Bing is in this ward?”

“How is my cousin?”

“Chief Dong is alright, but Mayor Xie is inside. Can you all…”

Dong Xuebing looked at Xie Huilan. “It’s my mother and my younger cousin.”

Xie Huilan turned towards the door. “Xiao Hu, let Xiao Dong’s family enter.”

The door opened, and a worried Luan Xiaoping entered. Behind her were Tang Jin, Second Aunt, Uncle, and his wife. When they saw the Mayor, Dong Xuebing’s Uncle and his wife went up to greet her politely. Tang Jin knew the beautiful woman in front of her is the Mayor and was nervous and reserved. Only Luan Xiaoping did not care about Xie Huilan and rushed to the bed to look at her precious son. Her tears were flowing when she saw the bandages on Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “Mum, I’m alright. Why are you crying?”

Luan Xiaoping sobbed. “How many times have I told you not to be a hero? Why don’t you listen to me?!”

Dong Xuebing replied. “I know what I am doing, and I am not trying to be a hero.”

“You will be the death of me!” Luan Xiaoping almost wanted to beat her son because of her anger but did not do so.

Xie Huilan walked over and extended her hand to Luan Xiaoping. “You are Xiao Dong’s mother? I am representing the County Government to thank Chief Dong for his contributions. During the hostage situation at Nan Liu Junior School, Dong Xuebing had saved those students and teachers. He is our Public Security’s hero and a role model of Yan Tai County.”

Luan Xiaoping had never met any bigshots in her life and shook her hand cautiously. “Mayor Xie, you… you are flattering him.”

With Xie Huilan around, Luan Xiaoping, Tang Jin, and the rest were nervous and was afraid of saying the wrong things.

Xie Huilan noticed they were uncomfortable and smiled at Dong Xuebing. “Chief Dong, I will go back now. Take care of yourself and get well soon.”

Dong Xuebing replied respectfully. “Thank you, Mayor Xie. I will recover and return to work hard for the Party.”

Xie Huilan laughed. “What do you mean by the return to the Party? You are always a part of the Party.”

Dong Xuebing smiled.

Xie Huilan turned to Luan Xiaoping and patted her hand lightly. “Aunty, don’t worry. Xiao Dong’s injury is not serious and will recover in around ten days. After he recovers, he does not need to return to work immediately. I will give him a few more days off to spend time with you all.”

Luan Xiaoping replied nervously. “Thank you for your concern.”

Xie Huilan chatted with Luan Xiaoping a while more, before leaving.

Hu Silian had wanted to visit Dong Xuebing, but Xie Huilan did not let her in. Now, Xie Huilan is leaving, and Hu Silian cannot stay there any longer. She gave Dong Xuebing an apologetic look and saw Dong Xuebing smiling and nodding at her.

Inside the ward.

Tang Jin was relieved and patted her chest. “That is our Mayor? I don’t even dare to breathe loudly in front of her.”

Dong Xuebing’s Second Aunt and Uncle’s wife felt the same as Tang Jin. They could feel the pressure when they are standing near to Xie Huilan.

Luan Xiaoping asked. “Mayor Xie is very pretty and capable. She should not around five to six years older than Xiao Bing, right? How did she become the County’s Mayor at her age?”

Dong Xuebing’s Uncle replied softly. “I heard Mayor Xie has a strong backing.”

Dong Xuebing looked around and asked his mother. “Mum, who do you think is prettier? Mayor Xie or Aunt Xuan?”

Luan Xiaoping said. “They are both very pretty.”

Dong Xuebing looked at Luan Xiaoping. “Who do you think is better?”

Luan Xiaoping gave her son a stare. “Why are you asking? They have nothing to do with you anyway.”

“Ah… It’s just a casual question.” Dong Xuebing still does not want to let his mother know about his relationships. “Mum, can you peel an apple for me? I want to eat some fruits.”

Luan Xiaoping was still angry with her son. “Peel yourself!”

Dong Xuebing protested. “I can’t move both my arms. How am I going to peel?”

Luan Xiaoping chided Dong Xuebing. “Who asked you to be a hero?! Do you know how big the force of a man falling from seventh story is? Yet, you still dare to catch him with your bare hands?! Are you trying to kill yourself? Xiao Bing, why don’t you stop working for the government? I get to worry about you every day and can’t sleep well. I am afraid that you might…” Luan Xiaoping said, and tears start to well up in her eyes again.

Dong Xuebing was laden with guilt and said. “I’m sorry. Stop crying. I promise I will watch out for my safety in the future.”

Luan Xiaoping sat on the bed and started to peel an apple.

Dong Xuebing called out to the rest of his relatives. “Xiao Jin, Uncle, Second Aunt, sit…”

Tang Jin looked at her cousin’s arms. “Brother, our factory does not have any work these few days. How about I take a few days off work to care for you? You can’t move your arms, and it will be inconvenient if no one is taking care of you.”

Dong Xuebing’s Second Aunt said. “You can’t even take care of yourself, and you want to care for Xiao Bing? Xiao Bing, I will stay at the hospital to take care of you.”

Dong Xuebing’s Uncle’s wife quickly added. “Let me take care of him.”

Dong Xuebing shook his head. “Don’t… Thank you for your offer. I am fine.”

“You call this fine?!” Luan Xiaoping looked at her son unhappily and used a toothpick to feed the apples to him. “You are so badly injured, and you can’t even feed yourself. If no one is taking care of you, how are you going to eat and drink? It’s school holidays now, and I can stay here to look after you.”

Dong Xuebing’s Aunt asked. “Sis, you have high blood pressure these few days.”

Luan Xiaoping waved her hand. “I’m fine after taking medicine.”

About 20 minutes later, Luan Xiaoping asked Tang Jin and the rest to return.

Other than going for some medical checks, Dong Xuebing spent the rest of the day chatting with visitors. The officers from Dong Xuebing’s station and Bureau, leaders like Huang Li, Cao Xupeng, etc. had come to visit him.

Night.

Luan Xiaoping was feeding dinner to her son. “Why do you have so many visitors? You can’t even rest.”

Dong Xuebing smiled wryly as he replied. “I can’t chase them away when they visit, right? It should be better tomorrow.”

“Sigh… How about tomorrow…” As Luan Xiaoping was speaking, she suddenly holds her head, and her body swayed. Dong Xuebing panicked and asked what’s wrong with her. Luan Xiaoping took out a tablet from her pocket and ate it. “It’s my high blood pressure.”

Dong Xuebing was anxious. “No… You must go back and rest now. If you are going to take care of me, your condition will get worse.”

Luan Xiaoping stubbornly refused. “I am fine!”

“Hurry up and go back!”

“What will happen to you if I am not around?”

“I…” Dong Xuebing thought for a while. “I will hire a caregiver to take care of me. Don’t worry.”

Luan Xiaoping sighed. “They will not take good care of you. Do you want me to call your Second Aunt over?”

“Don’t worry about these. Go back and rest now. Remember to call me if you need anything.”

In the end, Luan Xiaoping gave in to her son. She had been unwell these few days, and after some persuasions, she left the ward.

After Luan Xiaoping left, Dong Xuebing had a painful expression. He had been holding in his pee since afternoon. He is too embarrassed to ask his mother to take off his pants for him. Although many of his colleagues who had visited him in the afternoon are male, they are not close. Even if they are close, Dong Xuebing is embarrassed to ask them for help. He called the nurse and asked if there are any care workers around.

But the nurse told him that there are only two care workers, but they are both women.

Dong Xuebing was troubled. Damn! I can’t hold back any longer!

What should I do? I can’t be asking the nurse to help me, or should I hire a female care worker to help me?

Dong Xuebing was a proud Beijinger and was troubled over this issue. He asked to be discharged and got the nurse to help him wear his clothes and shoes and left the hospital.

A Taxi had just dropped off someone at the hospital, and Dong Xuebing got in.

Dong Xuebing thought for a while and decided to live with Yu Meixia and Yu Qianqian for the next few days. He has too many visitors, and he can hide from them, and Sister Yu had bathed him before, and it’s not that embarrassing to ask her for help.

Chapter 235 – Wait upon

Evening.

Hua Mei Estate was bustling with the sounds of crickets and other insects.

In the kitchen, Yu Meixia was cutting some fruits in a white dress, and Yu Qianqian was plating the fruits.

“Mum.” Yu Qianqian asked. “Big Brother had not visited us for many days. He… Is he not coming over in the future?”

Yu Meixia paused for a second and sighed. She passed the apple slices to her daughter and said. “No. Chief Dong is very busy. Didn’t you read the papers the other day that he had just solved a Jailbreaking case, and still got Second-class merit? He will visit us when he is not so busy. He had promised that he would get you a gift if you got good results.”

Yu Qianqian’s mood got better and nodded.

Yu Meixia cleaned her daughter’s hand lovingly. “Go and talk to your classmates.”

Yu Qianqian nodded and brought out the fruit platter to the living room. “Please… have some fruits.”

“Haha… I want a banana.” Yueyue grabbed a banana and took a bite.

“I want apples. Thank you, Qianqian.” Chengcheng took a slice of apple with a toothpick.

Yu Qianqian blushed and replied softly. “You… You are welcome. Liu Yang… have some fruits too.”

Liu Yang was on the sofa, playing with his phone. “I just had dinner and is still full.”

Yueyue giggled. “He loves to play with his phone. Since he doesn’t want to eat, we will finish everything.”

These two girls and one boy are Yu Qianqian’s classmates. Other than Dong Xuebing, Yu Qianqian is still timid to chat with boys. They had met Liu Yang on the way to Yu Qianqian’s house, and Yueyue dragged him along. Yu Qianqian had befriended Yueyue and Chengcheng recently. It’s the Summer holidays now, and they love doing homework together at each other’s house. They were at Chengcheng’s house the day before yesterday and Yueyue’s house yesterday. Today, it’s Yu Qianqian’s turn.

Yu Meixia poured tea for them and had treated them warmly.

Yueyue looked at Yu Meixia and enviously said. “Aunty, you are so pretty. You and Qianqian are from the same mold.”

Yu Meixia replied shyly. “No… your mother should be prettier.”

Yueyue mumbled. “My mum is not as pretty as you. Sigh… Why am I so ugly?!”

Chengcheng laughed. “You know yourself well.”

“Die!” Yueyue pounced onto Chengcheng to tickle her.

Liu Yang looked at Yu Qianqian’s mother and was memorized by her. When Yu Qianqian was transferred to the school, many people had looked down on her. She is a typical villager from the countryside who does not know about pop music and had not seen some technologies before. But now, Liu Yang’s impression of Yu Qianqian changed after seeing she is living in a nice apartment.

The few children were playing among themselves.

Yu Meixia looked at her daughter, smiling at her classmates and was happy. But when she remembers Dong Xuebing had not visited them for a while, and seems to have forgotten about them, she sighed. Her household registration, Qianqian’s school, money, and this apartment are all provided by Chief Dong. But now, there’s nothing she can do to repay him. Yu Meixia had wanted to call Dong Xuebing, but she is afraid that she will disturb him.

Ding Dong, Ding Dong…

The doorbell rang.

Yu Meixia was surprised as no one will visit her at this time. She hurried over to open the door. “Ah… Dong… Chief Dong.”

Yu Qianqian heard her mother and rushed to the door. “Big Brother!”

The next moment, the mother and daughter saw Dong Xuebing’s heavily bandaged arms and gasped. “What happened to your arms?”

Dong Xuebing laughed. “I got hurt while working, and I can’t move them for the next two weeks. Sister Yu, I might have to stay here for a few days.”

“Big Brother!” Yu Qianqian’s eyes were red and were about to cry.

Dong Xuebing quickly comfort her. “Ah… I am fine. Don’t cry… Eh? You have visitors?”

Yu Meixia kneels to help Dong Xuebing take off his shoes and change to slippers. “Qianqian’s classmates are here.”

Dong Xuebing smiles. It is good for Qianqian to have friends, and her timid character will change slowly.

Yueyue and Chengcheng stood up and greeted Dong Xuebing. They addressed him as Brother, like Qianqian.

Dong Xuebing nodded. “Don’t stand. Sit… Qianqian, go and accompany your friends. Don’t cry… This is a minor injury, and I am fine. Go and pour some drinks for your classmates.” Dong Xuebing had been holding his pee since afternoon, and his bladder is about to burst.

Yu Meixia bit her lower lips as she looked at Dong Xuebing’s arms. “I… I… can help you change your dressing.”

Dong Xuebing shook his head. “No need. I had just discharged from the hospital. Oh… I have been very busy these few days and forgot to ask. Qianqian’s Summer holidays had started? How are her results?” Yu Qianqian had just been transferred to this school, and in the past few months, she had been begging along the streets with Yu Meixia and had not attended school. Dong Xuebing is afraid she cannot catch up with the rest.

Yueyue replied cheerfully. “Qianqian had gotten the fifth position in our class and is in the top 30 of our level.”

Yu Qianqian blushed and lowered her head. She is waiting for Dong Xuebing to praise her.

Dong Xuebing smiled and looked at Yu Qianqian. “Not bad. I can tell you had worked hard. Haha… I promised I would buy you anything you want if you get good results. Tell me, what do you want?”

Yu Qianqian quickly shook her head. “I… I don’t want anything.”

Chengcheng looked at Yu Qianqian and whispered. “MP4… Ask for an MP4!”

Yueyue laughed. “MP4 is nothing compared to a mobile phone. The latest model of the HTC smartphone is slightly pricy, and it cost around 4 to 5,000 RMB.”

Yu Qianqian looked at Liu Yang’s phone, enviously. When she is studying in the village, most of her friends are poor, and it’s rare to see any students using mobile phones. But after starting school in County First Junior High, Yu Qianqian noticed the difference between her and the rest. All of her classmates, like Liu Yang, Chengcheng, and Yueyue, own mobile phones.

Dong Xuebing looked at Yu Qianqian and understood. “Ok. Let’s get a mobile phone.”

Yu Qianqian quickly rejects. “No need. I don’t need it. It’s too expensive.”

Yu Meixia added. “That’s right. She is still a kid and does not need that. You…”

“Sister Yu.” Dong Xuebing points to his pocket with his chin. “My wallet is in here. Help me take it out. Hmmm… there should be around 5,000 RMB in it. Take out all the money and bring Qianqian out to the mall to get a new phone. Let her pick the one she likes. If the money is not enough, use your first. I will return you when you return.” He saw Yu Meixia still standing there and gave her a stare. “Hurry up!”

Yu Meixia could only do as she was told. “Thank you.”

Yu Qianqian was excited. “Big Brother! I… I…”

Dong Xuebing laughed. “Study hard, and if you can get into the top five of your level, I will give you more rewards..”

Yueyue saw Dong Xuebing taking out 5,000 RMB to buy a phone for Qianqian and exclaimed. “Qianqian, your brother is good for you!”

Chengcheng was also envious of Yu Qianqian. Her phone is not a smartphone and costs around 800 RMB.

Yu Qianqian blushed shyly and said. “Yes. My brother had also bought a computer for me.”

Liu Yang asked excitedly. “What computer?”

Yu Qianqian points to the white laptop on her desk in her room.

Yueyue screams out excitedly. “Is this Apple’s laptop?! OMG! This is my favorite laptop!”

Chengcheng was also staring at that laptop, which cost around 10,000. “Let’s go in to look at the laptop?”

Yueyue ran into the room. “Hahaha! I will go first!”

Chengcheng and Liu Yang followed behind and were admiring the laptop. Chengcheng said. “Qianqian, your brother dotes you. This laptop is very expensive. Yueyue had begged her parents for two months, but they did not buy one for her.” Liu Yang was impressed by Yu Qianqian now.

Yueyue shouted. “Ah… Qianqian… Can you lend it to me for a few days? Please…”

Yu Qianqian was feeling good, and she nodded. “Ok.”

Living room.

Yu Meixia saw the kids going into the bedroom, and she picks up a teacup and fed Dong Xuebing. Although Yu Meixia is clumsy at times, she is very caring towards Dong Xuebing.

Dong Xuebing took a few sips, and his face changed!

Yu Meixia got a shock and panicked. “Is the tea too hot? I’m sorry…”

“It’s not that!” Dong Xuebing took a deep breath and said to Yu Meixia sternly. “Hurry! Come with me!”

Yu Meixia was puzzled and quickly followed Dong Xuebing. Dong Xuebing entered the bathroom, and she quickly followed inside. Inside the bathroom, she still could not understand why Dong Xuebing asked her to follow him. After a few seconds, she suddenly realized what Dong Xuebing wants. She blushed and glanced at Chief Dong’s pants without saying a word.

Dong Xuebing smiles embarrassedly. “Sister Yu, I cannot move my arms and need your help.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing and quickly closed the bathroom door.

Dong Xuebing was embarrassed as he stood in front of the toilet bowl.

Yu Meixia is a conservative woman from her dressing. Other than sleeping, she had never worn any skirt or dress above her knees. She had a daughter, but she still behaves like a young girl. Now, she must help another man take off his pants … it was too awkward for her.

But Yu Meixia did not reject Dong Xuebing’s request. She gritted her teeth and bent forward to unzip Dong Xuebing.

Zippp…. Dong Xuebing’s fly was opened.

Yu Meixia lowered her head and asked. “Chief Dong… I… I will take it out?”

Dong Xuebing was sweating and thought to himself. Hurry up! I cannot hold on any longer. “Ok, ok…”

Yu Meixia could not look away as she got to help Chief Dong aim into the toilet bowl. Her face is red and bites her lips while adjusting the direction. “Ok… you… can start now.”

Dong Xuebing could finally relax.

Five seconds…

Ten seconds…

Twenty seconds…

Maybe Dong Xuebing had held back his pee for too long, and he could not pee now!

Yu Meixia did not say a word and dared not hurry him. She just stood beside Dong Xuebing, holding his d**k.

With a beautiful mature woman holding his d**k, Dong Xuebing noticed he is getting hard. He wanted to pee and quickly wear back his pants, but it’s out of his control.

Yu Meixia could also feel it, and her hands start trembling.

Dong Xuebing felt he had disgraced himself today.

One minute…

Two minutes…

Yu Meixia’s body was bending slightly forward, and her back was starting to ache.

Outside of the bathroom, Yu Qianqian shouted. “Mum? Mum? Big Brother? Where are you?”

Chengcheng said. “Did they go out?”

Yu Meixia panicked and didn’t know how to answer her daughter.

Dong Xuebing quickly replied. “We are in the bathroom. Your mother is helping to change my bandages. You all go and watch TV. We will be done soon.”

Yu Qianqian acknowledged. “My friends are leaving. I will walk them out.”

Dong Xuebing shouted. “Ok. Be back early, and be careful. Ask your friends over when they are free.” Yueyue, Chengcheng, and Liu Yang bid their goodbyes to Dong Xuebing and Yu Meixia from outside the bathroom. A while later, Dong Xuebing heard the sounds of the door closing and was relieved. He looked at Yu Meixia apologetically. “Sorry, Sister Yu. Please wait for a while more.”

Yu Meixia only nodded.

Dong Xuebing cursed himself in his heart. Hurry up, and Pee!

After a while, ‘Tsss……’ Dong Xuebing had finally peed.

Yu Meixia flushed the toilet and straightened her back. She tucked Dong Xuebing’s d**k back into his pants and quickly washed her hands with soap several times.

Dong Xuebing cleared his throat. “Thank you.”

Yu Meixia did not reply to him and helped him out to the sofa.

Dong Xuebing saw Yu Meixia keeping quiet and felt bad. Before his arms recover, this will happen many times, and he can’t even shit or dress. Even simple things like eating or wearing shoes, he will need Yu Meixia’s help. “Err… why not I go back?”

Yu Meixia paused for a second and asked. “Where are you going?”

“Hospital.”

“Then… then wait for me to get my clothes. I will stay in the hospital too. It will be more convenient to look after you.”

“Ah… I am afraid of troubling you… after all, you are a woman, and I am…”

Yu Meixia blushed. “I’m… I’m fine.”

“Huh? You are ok with this?”

“Yes.”

Dong Xuebing replied. “Then, I will not leave, and I will have to trouble you for the next few days.”

Yu Meixia replied softly. “Chief Dong, you had treated my daughter and me so well. This is nothing… really. I am fine with it.”

“Why are you still calling me Chief Dong? You can call me Xiao Dong, Xuebing, or Xiao Bing.”

“Yes… Xue… Xuebing.”

Dong Xuebing laughed. “That’s right. Sister Yu, sit down and take a break.”

Yu Meixia waved her hand. “I am not tired. Have some fruits.”

Dong Xuebing was hungry. “Thank you.”

Yu Meixia sat down beside Dong Xuebing and used a toothpick to feed him a piece of orange. After Dong Xuebing chewed on the orange, she cupped both hands in front of his mouth, waiting for him to spit the seeds out. Then, she fed Dong Xuebing with a piece of apple and wiped his mouth with a paper napkin. She then took out a cigarette and placed it on Dong Xuebing’s lips before lighting it for him. After the cigarette is lit, she held the ashtray beside Dong Xuebing to wait for the ash to drop.

Dong Xuebing was touched by how caring Yu Meixia was.

No one else will wait on him this way like Yu Meixia.

Chapter 236 – Bitten by a mosquito!

Evening, at 10 pm.

Yu Qianqian had gone to sleep in her room, and Yu Meixia is in the bathroom washing Dong Xuebing’s hair.

“You cannot get into the shower as you might wet your wounds. I will just wash your hair here.”

“Ok. Don’t tire yourself out.”

“It’s fine. I have nothing to do anyway. Errr… is this strength, alright?”

“It’s just nice. Thank you.”

Dong Xuebing was sitting in front of the mirror, and Yu Meixia is standing behind him, massaging his scalp with shampoo slowly. The few hours after Dong Xuebing returned, Yu Meixia was busy. She had to feed him, lit cigarettes, helped him change into slippers, wash his socks, etc. It was too uncomfortable in the Summer if he can’t wash his hair and had to trouble her again. Dong Xuebing looked at Yu Meixia in the mirror and said. “After my arms recovered, I will help you with all the household chores, and you can take a break.”

Yu Meixia replied. “I am not tired, and I should take care of you.”

“What do you mean by ‘should’? No helpers will take care of anyone like this even if they are getting 8,000 a month.”

Yu Meixia did not reply to Dong Xuebing and continued to wash his hair slowly to prevent the shampoo from getting into his eyes.

Dong Xuebing asked. “Have you brought Qianqian out during the holidays?”

“No. Her Summer holidays had just started the day before yesterday.”

“What about you? Are you at home watching TV every day? You did not go out?”

“I… I didn’t know anyone here and did not go out.”

Dong Xuebing was worried Yu Meixia would get lonely. “Sister Yu, why don’t you get a driving license? I can buy you a car, and you can go out for a ride when you are free. Also, it will be convenient for you to send and fetch Qianqian to school in a car.”

Yu Meixia paused for a second and quickly said. “No need. I am stupid, and I don’t think I can learn how to drive.”

Dong Xuebing laughed. “Just go for some lessons, and I will ask the relevant department to give you the license.”

“No need. Chief Dong… Xuebing, we had owed you too much. Don’t…”

Dong Xuebing pretended to be angry. “We are a family and stop saying you owe me anything. I don’t like it.”

Yu Meixia bit her lips and kept quiet.

Dong Xuebing saw Yu Meixia’s expression and was worried about what he said will hurt her feelings. He added. “Sister Yu, I treat you and Qianqian as my family members. Money is not important, and family comes first. There is a saying ‘problems that can be solved with money are not problems.’ You should also know that I have money and let me know if you or Qianqian need anything. Stop thinking about how much you owe me unless you are treating me as an outsider.”

Yu Meixia shook her hands. “No… No… I also treated you as… my family.”

Dong Xuebing nodded. “That’s right. So, stop saying all these again. Ok?”

Yu Meixia nodded. “Ok.”

After washing the hair, Yu Meixia used the hairdryer to dry Dong Xuebing’s hair. She had learned how to use common household appliances with the help of Yu Qianqian.

A while later, Yu Qianqian appeared outside of the bathroom in her pajamas.

Yu Meixia turned off the hairdryer and asked. “What’s wrong? Why are you not sleeping?”

Yu Qianqian’s face was red as she took a glance at Dong Xuebing shyly. “I… I need to use the bathroom.”

“My hair is dried. You can use it now.” Dong Xuebing laughed and stood up. “Sleep early, and your Mum will bring you out to buy a mobile phone tomorrow.”

Yu Qianqian heard this and replied excitedly. “Yes. Thank you, Big Brother.”

Yu Meixia helped Dong Xuebing walk out of the bathroom and turned to Yu Qianqian. “Is it alright for you to sleep with yourself? I need to stay with Xuebing and cannot sleep with you.”

Yu Qianqian nodded. “Yes! I don’t have nightmares now!”

Dong Xuebing heard her and frowned. “Sister Yu, why do you need to stay by my side? You should accompany Qianqian.”

“You cannot move your arms and shoulders, and it will be difficult for you to get on and off the bed. What if you are thirsty or need to use the bathroom at night? It will be more convenient if I am by your side. If not, how are you going to get off the bed and open the door?” Yu Meixia continued. “I will sleep on your desk, and you can call me if you need anything.” Earlier, Dong Xuebing had joked that he cannot move his arms and had rung the doorbell with his head.

Dong Xuebing said. “You had helped me the whole evening, and you don’t need to accompany me at night. I will be fine alone.”

Yu Meixia did not listen to Dong Xuebing, and after helping him back to the bedroom, she cleared the desk to make space for her head and changed the bedsheets, pillowcases, etc. After that, she walked over to Dong Xuebing shyly and helped him get undress to his underwear.

“I will help you with the bed.”

“Ah… you should return to your room. You don’t need to watch me by the bed.”

“It’s alright. When we are begging on the streets, Qianqian and I are always sleeping face down on tables.”

After helping Dong Xuebing to get into a comfortable position on the bed, Yu Meixia left the room to change into a slip silk nightdress. She returned with a small pillow and closed the door behind her. She sat down by the desk and switched off the table lamp. Click! The room is in total darkness.

One minute…

Five minutes…

Ten minutes…

Dong Xuebing listened to the sounds of Yu Meixia breathing and could not sleep.

Sister Yu is also not asleep, and Dong Xuebing could hear the rustling sounds of her Buckwheat husk pillow. She should be adjusting her position on the pillow.

Dong Xuebing cleared his throat. “Sister Yu?”

Click! The table lamp was switched on immediately. “What is it?”

“Err… nothing… I just want to know if you are asleep.”

Yu Meixia has some pillow creases on her face. “Not yet. I am not sleepy today.”

Dong Xuebing said. “Me too. There are too many things in my mind, and I can’t sleep. Let’s have a chat.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing and stood up. “Since you are not sleepy, I…, I had learned how to dance from one woman in the Public Security Family Quarters. Can I… I dance for you? You might fall asleep after that.” Yu Meixia had been learning massage, dance, and cooking recently. She learned these to repay Dong Xuebing’s gratitude and hopes he will be happy.

Dong Xuebing smiled wryly. “Dancing is too tiring. You…”

Yu Meixia is already standing in the room. “I am not tired. In the past, I had been working in the fields, and I am very fit.”

Dong Xuebing knew Yu Meixia would not listen, and he smiled. “Alright. Show me your dance.”

Yu Meixia took out her mobile phone and searched for the song. After a while, a melody started, and she quickly put the phone on the bed. She stood there shyly and started dancing to the rhythm.

Dong Xuebing could tell Yu Meixia had learned this dance not long ago and was tensed. Her moves were not perfect, but Dong Xuebing was not watching her dance move. He was looking at her voluptuous body.

Dong Xuebing could not make out what kind of dance this was.

It looks like a combination of ballet and Chinese dance. The person who taught Sister Yu should also be a novice at dancing.

Yu Meixia danced and was looking at Dong Xuebing’s expression. She was delighted when she saw Dong Xuebing watching her attentively. She trained this dance for many days to show Dong Xuebing.

Dong Xuebing was feeling good looking at Yu Meixia.

Dong Xuebing felt like an Emperor with someone cooking, feeding, lighting his cigarette, wash his hair, and dance for him…

The song from the Nokia N8 ended with Yu Meixia’s final dance move. The final move was a split, and it was a difficult move to many people. But Yu Meixia’s body is flexible and could achieve it easily.

Dong Xuebing’s eyes opened wide as Yu Meixia’s dress had been pulled up, exposing her thighs.

Yu Meixia was too focus on dancing and forgot she was not wearing pants. She panicked and tried to cover herself with her hands clumsily and tripped herself. After a few seconds, she managed to straighten her dress and stood up. She is sweating and looks tired.

Dong Xuebing pretended not to notice it. “Good. Your dance is perfect. You are a talented dancer.”

Yu Meixia replied shyly. “I…, I did not dance well today.”

Dong Xuebing continued with his praises. “You had danced well. Didn’t you just learn this dance? Haha… after I recover, you must teach me, and we can dance together.”

Yu Meixia lowered her head and nodded. “Are you going to sleep now?”

Dong Xuebing looked at the pillow on the desk and said. “Why don’t you sleep on the bed?”

“No… no…” Yu Meixia quickly shook her head.

Dong Xuebing continued. “It will be uncomfortable to sleep by the desk. It is either you get on the bed, or you go back to your room. Pick one.”

Yu Meixia gritted her teeth and looked at the bed. She hesitated for a while, and slowly walk over to the bed and sat on the edge of the bed cautiously. A few days ago, Yu Meixia and her daughter had shared a bed with Dong Xuebing, and she was touched all over by him. Furthermore, Yu Meixia had touched Dong Xuebing’s d**k when she was helping him to pee earlier, and now, she is not so shy. She is worried that Dong Xuebing might need help in the middle of the night and decided to stay by his side. She switched off the light and laid down beside Dong Xuebing lightly.

“Sis, what are your plans for your future?”

“Plans? I don’t know. Raise Qianqian, support her education to university?”

“I am talking about you. Do you have any goals?”

“Goals? I… I have not thought about that. My only wish is for Qianqian to live a good life and complete her university education. I will stay at home and cook for her after she graduates. If she got married and have children, I will help her take care of her children.” Yu Qianqian is the world to Yu Meixia, and all her plans revolve around her.

Dong Xuebing paused for a second and asked. “Other than this, you don’t have any other wishes?”

Yu Meixia thought for a while and said. “If possible, I…, I would like to look for my biological parents.”

Dong Xuebing was shocked. “Your parents…”

“Before my parents pass away, they accidentally revealed that I am not their biological child during a quarrel. Later, I asked my relatives and neighbors and found out that I was adopted.” Yu Meixia sighed. “I had not told Qianqian about this.”

Dong Xuebing was shocked, but not surprised because Yu Meixia is too pretty. It’s rare for villages to have such beautiful women. Once in a while, there might be pretty women appearing in the villages, but none of them are as beautiful as Yu Meixia. When Dong Xuebing was investigating Yu Meixia’s husband’s case, he had seen Yu Meixia’s parents’ photographs in the files. Her parents are not good looking at all, and Dong Xuebing had not thought much about it. Now, he thought back and knew that that couple couldn’t have a beautiful daughter like Yu Meixia.

“Ok. I will try my best to look for them.”

“I don’t hold much hope on finding them. It is almost impossible to locate them now.”

“Don’t think too much. If you all are fated to meet, you will get to meet them eventually. It’s late. Good night.”

“Ok.”

The moon was covered by the clouds, and it was dark.

Buzz… Buzz…. There are mosquitos in the room, and it was bothering Dong Xuebing.

About 15 minutes later, Dong Xuebing still could not fall asleep. He was afraid Yu Meixia would catch a cold and used his leg to kick the blanket over her legs. When he was kicking the blanket over, his feet accidentally brushed against her feet. Yu Meixia’s feet were smooth and soft, and Dong Xuebing did not move his feet away. He placed his feet under Yu Meixia’s feet and rubbed softly against it.

Yu Meixia was not moving and looks like she is sleeping soundly.

Dong Xuebing tried his best to turn his head towards Yu Meixia to look at her. Yu Meixia’s side view was beautiful, and Dong Xuebing could smell her scent faintly.

Buzzz… the mosquito was still bothering Dong Xuebing, and his legs, arms neck were bitten.

Scratched… Yu Meixia was scratching her legs.

“Sister Yu?”

“Huh?”

“You are also bitten by mosquitos?”

“You are bitten too? Then… I will try to kill it.”

Clicked! Yu Meixia switched on the bedside lamp.

Yu Meixia sat up on the bed and scratched a red bump on her right thigh. She looked around to search for the mosquitoes and finally found one stopping by the bed. She quickly reaches over to smack it. She looked at her hand and noticed she missed it. She immediately scans around and saw the mosquito buzzing around. She quickly moves closer to smack it.

Dong Xuebing is injured and could not even get out of bed by himself. He could only lie on the bed, looking at Yu Meixia, trying to kill the mosquitos.

Yu Meixia was standing beside Dong Xuebing when she was killing the mosquito. Her movements are big, and Dong Xuebing could see all her legs as her dress was pulled higher. Yu Meixia seems to notice this and quickly close her thighs and press her dress down. She bit her lips and continue to look for that mosquito.

A few minutes later, Yu Meixia kneeled beside Dong Xuebing.

“What’s wrong? You killed that mosquito?”

Yu Meixia blushed. “The mosquito… had landed on your crotch.”

Dong Xuebing looked down but could not see anything from his angle. “Then, you chase it away before you smack it.”

Yu Meixia nodded and fanned the mosquito with her hand lightly. The mosquito flew, and she quickly smacks it. She opened her palms, and the mosquito is crushed. Her hand had some bloodstains and went to wash her hands. She returned with a small bottle of medicated oil. “Xuebing, I will help you apply some medicated oil on the mosquito bites.”

“Apply it to yourself first.”

“Ok. Please bear with it for a while.”

Yu Meixia poured a few drops of medicated oil on her thigh and rubbed it in.

“I’m done. Where are you, bitten?”

Dong Xuebing stretched out his leg. “I am bitten on my leg, my torso, and neck.”

Yu Meixia moved to the foot of the bed and looked for mosquito bites on Dong Xuebing’s legs. She carefully applies medicine on every bump she found as she moves up Dong Xuebing’s body. Soon, the whole room has a strong smell of medicated oil.

“I found four bumps. Err… is there anymore?”

“That should be all.”

“Then… I will switch off the lights?”

When Yu Meixia was about to switch off the lights, she saw Dong Xuebing’s face changed, and his brows raised.

Yu Meixia asked. “What’s wrong? Are your wounds hurting?”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “Err… I think there is still one mosquito bite. Hiss…” The itchy and painful sensation made Dong Xuebing take a deep breath in.

Yu Meixia looked down to look for the mosquito bite. “Where is it?”

“Err…”

“Where is the bump? I will help you apply medicated oil.”

“It’s… It’s…” Dong Xuebing shamefully said. “The mosquito had bitten me when it landed on my crotch.”

Yu Meixia gasped and looked at Dong Xuebing’s crotch. Is the bump there?

Dong Xuebing almost cursed out loud. How did this damn mosquito bite him through his briefs? The itch is killing Dong Xuebing, and he crossed his legs and rubbed. But the itch was still there, and it was unbearable. He wants to scratch it, but he can’t move his arms.

Yu Meixia bit her lower lips and asked. “I… I will apply the medicated oil for you?”

“Can medicated oil be applied to that part? Will it be too cooling?”

“I… I am not sure.” Yu Meixia stood up. “I will look for the medicated oil instruction manual.”

Dong Xuebing was in agony. “Please hurry… ah… It’s too itchy…” It’s a torture to be not able to scratch an itch.

Yu Meixia ran out of the room and returned one minute later. “I had thrown the medicated oil’s box away.”

“Bring a pillow over… Ah…” Dong Xuebing couldn’t care about disgracing himself anymore. “Put it in between my legs!”

Yu Meixia followed Dong Xuebing’s instructions and placed a pillow between his legs. Dong Xuebing squeezed the pillow with his thighs and rubbed against it. But it still cannot satisfy the itch.

It was too unbearable for Dong Xuebing!

“Xuebing…”

“Huh? What?”

Yu Meixia took a glance at Dong Xuebing and said shyly. “If it’s too unbearable, I… I can help to scratch it for you.”

Dong Xuebing wanted to tell Yu Meixia that she does not need to do this. But since Yu Meixia had already touched his d**k when she was helping him pee, it’s not a big deal for her to touch it again. He said after a long pause. “Sorry to trouble you. Thank you.”

Yu Meixia looked away and slowly reached out.

Dong Xuebing took a deep breath.

Yu Meixia was looking at the floor when she asked. “Is it here?”

“A bit lower.”

“Here?”

“Lower… that’s right! That’s the spot!”

Yu Meixia was using her hand to stop Dong Xuebing’s itch, but she dares not to use her nails as she is afraid of hurting Dong Xuebing. She used her fingers to rub gently. Dong Xuebing felt much better as the itch was going away, but he was getting aroused!

Chapter 237 – QnA!

Midnight.

In the dark bedroom.

“Xuebing, is it still itchy?”

“Yes… Err… you can use more strength.”

“Like… like this?”

“Yes… increase your movement… Ahh…. That’s right!”

After Yu Meixia had used her thumb to rub a few times for Dong Xuebing, he does not feel the itch anymore. But he used this as an excuse to take advantage of her. He took a glance at Yu Meixia’s thighs and was getting hard. He pretended he was still feeling the itch and asked her to continue rubbing his d**k.

Yu Meixia bit her lower lips and asked softly. “Are you alright now?”

“Ermmm… a bit more.”

Yu Meixia is not a kid and knew what Dong Xuebing was up to. She stopped and looked at Dong Xuebing before lowering her head. She thought for around ten seconds and continued. Her head was turned away from him, but her hand movements did not stop.

Five minutes…

Ten minutes…

Yu Meixia did not ask if Dong Xuebing is done again, and her hand did not stop rubbing.

After a while, Dong Xuebing’s toes curled, and his body trembled a few times as he groans.

It’s been a while since Dong Xuebing met Aunt Xuan, and this feeling is terrific!

Yu Meixia took a glance at Dong Xuebing, and she knew she does not need to rub any longer. She silently pulled her hand out and went over to the desk to get a piece of tissue paper and wipe her hand. After that, she kneels over and pull-down Dong Xuebing’s briefs to clean him up.

Dong Xuebing was feeling blissful, but at the same time, embarrassed.

Yu Meixia was supposed to be scratching an itch for him, but it ended up doing this for him.

“Sister Yu, this… Err…”

“It’s alright.”

“I’m sorry. I should not ask you to do this.” Dong Xuebing’s face was red.

Yu Meixia’s face was as red as a tomato and quickly waved her hands. “I can understand. Your girlfriend is not by your side, and both your arms are injured. You are unable to… to do this, these feel days. I… I am fine. After all, I already have a daughter and have experience. You… if you need help… just let me know. You don’t need to hold back.”

“Err… how can I ask you to do this?”

“I am your helper, and it’s my job to take care of you.”

“This is not part of your job.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing. “It’s fine with me.”

“Really?”

“Yes. I… I know how it feels too.”

But from Yu Meixia’s expression, she does not look like someone with ‘experiences.’ Dong Xuebing knows that it will take a lot of courage for someone like Yu Meixia to say these things. He was touched by Yu Meixia. “Thank you for everything. Get some rest, and remember to cover yourself with the blanket.”

“Ok. Good night.”

“Good night.”

The next morning, the dining table was full of food.

Dong Xuebing was looking much better today and was more energetic than before. If his arms are not covered in bandages, no one can tell he is injured. Dong Xuebing was feeling great. He had been holding back for too long, and it felt terrible. After the release last night, Dong Xuebing felt like he was reborn.

Breakfast.

Yu Meixia was blowing a spoonful of porridge to cool it before feeding it to Dong Xuebing.

Yu Qianqian was in a good mood today and said to her mother. “Mum… I want you to feed me too.”

“You are so old and yet behaving like a child.” Yu Meixia doted her daughter and fed her with a piece of egg. “Here.”

Yu Qianqian chewed on the egg happily. “Delicious.”

“Eat more. You are growing up and should eat more.” Yu Meixia was afraid that her daughter would not be full, and she peeled another hardboiled egg for her.

After breakfast, Yu Meixia cleared the dishes.

Yu Qianqian suddenly hugged her mother’s arm. “Mum, life is so good now.”

Yes. Life is so good now… Yu Meixia remembered the days where she and her daughter had to beg and live along the streets. It was just a few months ago, and at that time, it was hard for her even to get leftovers from restaurants, let alone to eat an egg. Yu Meixia kissed Yu Qianqian’s forehead. “Our lives got better because we met someone nice. With Xuebing around, no one will bully you. After you graduate from University, you must remember to repay your Big Brother.”

Yu Qianqian nodded. “I know!”

Dong Xuebing was sitting on the sofa, not far away. He smiles and asked. “What are you two whispering?”

Yu Qianqian replied. “Big Brother, when I grow up, I will earn a lot of money and buy a lot of presents for you.”

Dong Xuebing laughed. “Sure. You must study hard and set up a company and be your boss in the future. Your mother and I will depend on you at that time. Haha.”

“Ok! I will work hard!”

Yu Meixia laughed and patted her daughter on her head lovingly.

Dong Xuebing looked at his watch and said. “The shops should be open. Sister Yu, bring Yu Qianqian to buy a mobile phone.”

Yu Meixia replied, without thinking. “You will be alone at home. No. I will not go. Qianqian should have no problem going alone.” She turned to her daughter and took out the 5,000 given to her by Dong Xuebing yesterday and pass it to Yu Qianqian. “I have to stay at home to care for your Big Brother. Take this money and… it is not safe for you to go alone. You better call your classmates with you. Ask Chengcheng and Yueyue to accompany you to the shopping mall.”

Yu Qianqian held the stack of money with both hands. “I know!”

Yu Meixia reminded her. “Don’t spend all the money. Remember to give your Big Brother the change.”

Dong Xuebing shook his head. “Don’t listen to your mother. Is that phone around 4,000 RMB? Use the remaining money to treat your classmates for lunch. Oh, you can also use it to buy some clothes. This is your reward, and you can do whatever you want with it.”

Yu Qianqian looked at her mother.

Yu Meixia replied helplessly. “Since your Big Brother says this, go ahead and spend the money.”

Yu Qianqian cheered excitedly. “Thank you, Big Brother. Thank you, Mum!”

The little girl was excited. She had never gotten so much money in her life. After buying the mobile phone, she will have 400 to 500 RMB left and can buy whatever she wants with it. She quickly used her mother’s mobile phone to call Yueyue and Chengcheng. They planned to meet at the bus stop, and Yu Qianqian left home eagerly.

After Yu Qianqian left the house, Yu Meixia said. “This child is getting more and more mischievous.”

Dong Xuebing laughed. “It’s a good thing.”

“Yes.” Yu Meixia picks up a cigarette and places it on Dong Xuebing’s lips before lighting it.

Five seconds…

Ten seconds…

There was an awkward silence in the house.

Dong Xuebing cleared his throat and said. “It is stuffy today, and you are sweating. Let’s switch on the air conditioner.”

“I… I will bath you?”

“Huh? You had been busy the whole morning and should take a break.”

“I am not tired. I… I will bring the cling wrap over to wrap your wounds first. You must not wet your wounds.”

Dong Xuebing knew he smells bad. After saving that worker yesterday, he had fainted and was sent to the hospital. Moreover, it is summer now, and he had been sweating since yesterday and should take a bath. He knows Yu Meixia does not want her daughter to see her bathing Dong Xuebing and purposely asked Yu Qianqian to buy the mobile phone herself. “Alright. Just use a wet cloth to wipe me will do.”

In the bathroom.

Yu Meixia helped to remove Dong Xuebing’s clothing with a red face.

After what happened last night, Dong Xuebing was more relaxed and sat on a plastic stool.

Yu Meixia was also not as shy as yesterday. She wrapped Dong Xuebing’s arms in cling wrap and took the shower head to wet him. Although Dong Xuebing told Yu Meixia to save the trouble, Yu Meixia still used a small towel to scrub his back. The water from the shower had wetted her clothes, and her slip dress had become translucent.

“Sister Yu, enough.”

“It’s not clean yet. Please wait a while.”

Yu Meixia continued to scrub Dong Xuebing’s chest, inner thighs, and even the bottom of his feet.

Dong Xuebing smiled as he looked at dirty water. “It’s hard to reach my back myself.”

Yu Meixia does not dare to look down and focuses her attention on the small towel. She replied softly. “I have nothing to do at home. If you feel like having your back scrubbed, let me know. Ok… It’s done. Is the water temperature alright?”

“Yes.”

“Can you lift your arms higher?”

Splash… Yu Meixia rinsed the dirt off Dong Xuebing’s body.

Dong Xuebing exhaled in relief. “It feels so good. Sister Yu, did you bath your husband often in the past?”

“No. I had only bathe Qianqian.”

“Ah… after staying here for one day, I don’t feel like leaving.”

“Then you should come over often. Qianqian and I also… also…”

“What?” Dong Xuebing looked at Yu Meixia through the mirror.

Yu Meixia looked away embarrassedly. “We also miss you.” Maybe it sounds awkward, and she quickly explains. “Qianqian had been asking about you every day. I am afraid I would disturb you, that’s why I did not call you.”

Dong Xuebing laughed. “Don’t worry about disturbing me. If you or Qianqian miss me in the future, just give me a call.”

Yu Meixia nodded and applied shower foam on Dong Xuebing’s body. “I will give you a massage later.”

“No need.”

“I had learned a few new moves and had also bought a bottle of massage oil.”

Dong Xuebing did not expect Yu Meixia to do this. “Sister Yu, you don’t need to do this. Err… do you know what I mean?”

Yu Meixia paused for a second and lowered her head. “You had treated my daughter and me so well, and I just want to repay you. But I learn massage is also not… because I want to repay your gratitude. I… I am not good with words and don’t know how to express my thoughts well. All I know is that I feel secure when you are at home. I had also treated you as my family and wants to treat you better.”

Dong Xuebing smiled. “Don’t be restraint when speaking to me. It feels weird.”

“Ok. I will take note of this.”

What Yu Meixia said made Dong Xuebing wonder if she is interested in him. If Yu Meixia is not interested in him, he will feel bad for touching her and even made her mas***bate him. This is taking advantage of her. But if Sister Yu is interested, err… I should stop daydreaming now.

After the shower, Yu Meixia helped Dong Xuebing to the bed in the guestroom naked.

“You… please wait. I will get the massage oil.”

“Ok. Thank you.” Dong Xuebing laid on the bed comfortably.

Yu Meixia returned to the room and closed the door behind her. She poured a few drops of massage oil on Dong Xuebing’s feet and started the massage. Her techniques and strength are just nice, and every inch of Dong Xuebing’s feet are massaged.

Dong Xuebing closed his eyes to enjoy the massage.

Toes, ankles, calves, knees, thighs, stomach, chest, were all covered in massage oil.

Yu Meixia used her forearms to wipe her sweat on her forehead and continued. “How are you feeling?”

“Good.”

Yu Meixia was satisfied that her hard work over the past few days is not wasted.

Dong Xuebing was feeling relaxed, and because of his injuries, it is hard for him to turn over. That’s why he did not ask Yu Meixia to massage his back. Yu Meixia’s used both her small hands to rubbed from Dong Xuebing’s stomach to his neck and from his neck to his feet. The feeling is fantastic. But after a while of massaging, Dong Xuebing’s body starts to react to her touches. He is still naked after the shower, and it was obvious.

Yu Meixia blushed and looked away.

“Errr… I’m sorry… Can you bring a towel over to cover it?”

“Xuebing… you…”

“I?”

“If you want it, I… I can… can use my hand to help you…”

“Ah… Yesterday is an accident. I don’t need it.”

Yu Meixia knew Dong Xuebing was not telling the truth. “I am ten years older than you… You don’t need to worry about me, and I don’t mind helping you out.”

Dong Xuebing cleared his throat again. “Errrm… sorry to trouble you.”

Yu Meixia nodded and bit her lower lips as she moves her hands up Dong Xuebing’s thighs.

Dong Xuebing groaned softly.

Yu Meixia had used only one hand yesterday, and today, she is using both hands. Her face was red as she looked away at the desk.

Five minutes…

Ten minutes…

The awkwardness starts to wear off.

Dong Xuebing was enjoying himself and chatted with Yu Meixia. “You had also helped your husband to do this in the past?”

“No…”

“How about… I return the favor to you later?”

“Ah?! No need. I… I don’t need it.”

“Your husband had passed away for so long… You… don’t get horny?”

Yu Meixia did not reply, but her hands started moving faster.

“How did you satisfy your urge normally?”

“……”

“Do you touch yourself?”

Yu Meixia lowered her head. “I… I don’t know.”

“Huh? What do you mean by you don’t know? Tell me about it.”

Yu Meixia kept quiet.

Dong Xuebing knew Yu Meixia was shy, and the question he is asking is too much. But Yu Meixia is now stroking him, and asking such questions at this moment should be fine. “This is just a chat. You are already doing this to me, and what’s there to be shy? Ahhhh… what do you do when you have the urge?”

Yu Meixia kept quiet for a few seconds and replied softly. “I… I do it myself…”

Dong Xuebing’s heart was pounding. “Huh? How do you do it yourself?”

Yu Meixia looked away and replied. “With… with my hand.”

“Once every three days?”

“……”

“Every day?”

“It might be once a week… or once every five to six days.”

Dong Xuebing’s heart was beating faster. He did not expect Sister Yu to be answering his questions. “Then… Ahhh… When you are doing that, who are you thinking?”

“My husband.”

“It’s your husband every time?”

Yu Meixia did not reply.

“Err… you… when is the last time you did it?”

“Today.”

“Today? When and where?”

Yu Meixia’s breathing was getting heavier. “This morning in the bathroom. You are still asleep.”

Dong Xuebing thought for a while and felt this QnA game is gun. “Hmmm… which part of your body is the most sensitive?”

“… My ears…”

“And?”

“My back…”

“That’s all?”

“… and… between… between my legs….”

“Arrggh!” Dong Xuebing took a deep breath and groaned loudly.

One minute later.

Yu Meixia used a paper napkin to wipe Dong Xuebing’s body clean.

She threw the soiled napkin away and said. “Xuebing… I… I did not say anything earlier. I… I am going to the market now.”

Dong Xuebing felt embarrassed after he had released. “Errr… Ok. Be back early.”

Chapter 238 – QnA again!

One day…

Two days…

Three days…

Dong Xuebing had been living at Hua Mei estate for four days.

It is a beautiful morning, and birds are chipping on the willow tree outside the windows.

“Xuebing, are you feeling better?”

“Thanks for taking care of me. I can move my arms now.”

“Do you want me to accompany you to the hospital for checks?”

“No need. The doctor told me to rest more, and my injuries will recover in a few days. You should be exhausted from taking care of me. It’s time for you to take a rest.”

In the living room, Yu Qianqian is resting her head on the table, playing with her new HTC mobile phone. She is swiping and tapping on the phone with her slim finger happily, while Yu Meixia is holding a crystal ashtray beside Dong Xuebing on the sofa. Once in a while, she will catch the cigarette ash with the ashtray, and when the cigarette is almost finishing, she will take it from Dong Xuebing’s lips and snub it.

“Qianqian.” Yu Meixia looked at her daughter. “Stop playing with your phone and rest your eyes.”

Yu Qianqian acknowledged. “Mum, I… can I play with it for a while more?”

Yu Meixia nodded. “Only five more minutes.”

“Ok! Thank you!” Yu Qianqian seems to be sending an SMS.

Dong Xuebing laughed. “Just let her play with it. It’s the school holidays, and she doesn’t have anything to do. Let’s go to the room. I need to surf the net.”

Bedroom.

After closing the door, Yu Meixia helped Dong Xuebing to the PC, and switch it on. She sat beside Dong Xuebing and used the mouse to click on whatever Dong Xuebing asked her to. They looked at some online news and checked on his emails. Although Sister Yu is not good with PC, after helping Dong Xuebing in the past few days, she learned how to type.

“Sister Yu.”

“Huh?”

“Why are you avoiding me these few days?”

“No… I…, I did not.”

“Is it because of what happened that day?”

Dong Xuebing saw Sister Yu’s face turns red. After the QnA game four days ago, Dong Xuebing got to know some of Yu Meixia’s secrets. What Yu Meixia told Dong Xuebing was too shameful, and when Dong Xuebing recalls what she said, his heart was pumping fast. Aunt Xuan had never shared these things with him, and Sister Yu is the first woman who told him that. “Ahem… why not you share some more secrets with me? Anyway, we got nothing to do now.”

Yu Meixia turns her head away from Dong Xuebing.

Dong Xuebing shamelessly asked. “Did you do ‘that’ today?”

“No…”

“Errr… What about yesterday?”

Yu Meixia bit her lower lips and mumbled. “Yes.”

“Yesterday? How come I don’t know?”

“You… you are asleep at night… and I went to the bathroom…”

“What did you use?”

“My hands.”

“Didn’t you say it’s once a week? It’s only been three days…”

Yu Meixia was breathing faster and was squeezing her thighs tightly. “I… suddenly got the urge yesterday.”

“Then you…”

“Xuebing, stop asking… can you please stop asking? I…”

Dong Xuebing cleared his throat. “Alright. Just one last question, ok?”

Yu Meixia hesitated for a while and nodded.

“Are you thinking of doing ‘that’ now?”

“I…” Yu Meixia replied, without thinking. “Yes.” After she answered, she was too ashamed to look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing could feel his body heating up. Sister Yu had answered him, and this is too exciting. “Sister Yu, how about I call Qianqian over, and you can go to the bathroom?”

Yu Meixia quickly replied. “No… No need. I don’t have the urge now.”

“Aren’t you thinking of ‘that’ now?”

“Please… stop mentioning that. I…”

“We had shared so many secrets, what’s there to be ashamed of? You had helped me two days ago, and I want to help you too. I will call Qianqian over?”

“But it’s still daytime. I…”

“What’s wrong with daytime? You must wait until I fall asleep?”

Yu Meixia covered her face with her hands and was squeezing her thighs tightly. “Please stop talking about this.”

Dong Xuebing looked at Yu Meixia. “I will call Qianqian over.” Yu Meixia did not reply, and Dong Xuebing shouted. “Qianqian! Come over for a while!”

The bedroom door opened, and Qianqian entered with her phone. “Big Brother, you are looking for me?”

Dong Xuebing nodded. “Hehe… your mother’s typing is too slow. Can you help me open two websites? I want to read the news.”

“Ok!” Yu Qianqian walked over. “Mum?”

Yu Meixia looked at her daughter and let her take her chair.

Dong Xuebing said to Yu Meixia. “Sister Yu, Qianqian can help me. You can go out to watch TV.”

“I…”

“Just go.”

After Yu Meixia left the bedroom, Dong Xuebing listened carefully. About ten seconds later, he heard the bathroom’s door closing. The whole house is quiet, and around twenty minutes later, Dong Xuebing heard the bathroom door open. A while later, Yu Meixia returned with a cup of hot tea for Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia. “You finish watching TV?”

Yu Meixia blushed. “Yes.”

Dong Xuebing took a glance at Yu Meixia’s body, and she is flushed. When Sister Yu is feeding Dong Xuebing with the tea, Dong Xuebing could smell the scent of hand soap. She had just washed her hands, and Dong Xuebing imagined what how she looks like when using her hands.

Yu Meixia noticed Dong Xuebing was sniffing her hands and quickly take her right hand away.

Dong Xuebing immediately know she had used her right hand!

Yu Meixia embarrassedly fed Dong Xuebing with the tea and returned to the living room. She sat in front of the TV and switched channels. She wonders what had happened to her these few days. Her actions are weird and answered all of Dong Xuebing’s questions truthfully. She even did what she was told. Now, Yu Meixia is regretting her actions and blames herself for being so stupid. How can she tell Chief Dong all those things? What was she thinking?!

But it’s too later for Yu Meixia to regret.

Dong Xuebing knows everything about Yu Meixia now, and she was still the one who told him.

Yu Meixia covered her face and sighed.

Chapter 239 – Tang Jin was beaten up!

Noon.

The air conditioner is on, and it’s cooling in the apartment.

Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian had just finished lunch and was watching the afternoon news when Dong Xuebing’s phone rang. Without Dong Xuebing saying anything, Yu Meixia answered it. The past few days, Yu Meixia had been like Dong Xuebing’s secretary and had helped him answer most of his phone calls. If it is an important call, she will hold the phone against Dong Xuebing’s ears for him to answer. If the call is not important, she will tell the caller, ‘Chief Dong is not around.’

“Hello, good afternoon.”

“You are Xiao Yu? Is Xuebing around?”

“Oh, you are?” Yu Meixia felt the caller’s voice is familiar to her.

“I am Xiao Bing’s Second Aunt. Xiao Jin is beaten up by someone. Get him on the phone!”

Yu Meixia was shocked. She knew Dong Xuebing dotes on his cousin and quickly place the phone on Dong Xuebing’s ear. She whispered to him. “It’s your Second Aunt. She says Tang Jin was beaten up.”

“What?” Dong Xuebing’s face changed. “Second Aunt, what happened?”

“Xiao Bing, can you call Wu Tian Village Station? I am afraid Xiao Jin will be bullied!”

“What happened?”

Dong Xuebing’s Second Aunt was not sure what happened as she is not with Tang Jin.

Dong Xuebing replied. “Second Aunt, don’t worry. I will go over now!”

“You… You are still injured…”

“I am fine. Don’t worry about it. I will take care of Tang Jin!”

Dong Xuebing was furious. Among his relatives, he is the closest to his Second Aunt’s family. Damn! Who dares to bully and hit my younger sister?! Dong Xuebing asked Yu Meixia to put on his shoes for him and walked out of the door. Yu Meixia was worried about him and asked Yu Qianqian to take an afternoon nap while she followed along. They got in a taxi and went straight to Wu Tian Village.

In an alley, three streets away from the Township office.

Dong Xuebing alighted from the Taxi in front of a shop selling cigarettes and saw Tang Jin and Liu Li. There are two police officers beside them too.

Dong Xuebing shouted. “Xiao Jin!”

Tang Jin turns around, and her eyes turned red. She ran over. “Brother! Aunt Yu!”

Dong Xuebing asked. “What happened? Who hit you? Are you ok?”

Tang Jin’s tears rolled down her cheeks. “It’s someone from that cigarette shop! I… I wanted to visit Liu Li’s parents today and had bought a carton of cigarettes from this shop. An old man at the end of the alley saw me and told me that this shop is selling counterfeit cigarettes. He examined the carton of cigarettes and told me that it is fake. I immediately return to the shop to ask for a refund, but they refused. They even pushed me, making me fall and hit my head. My head is bleeding.”

Dong Xuebing suppressed his anger and said. “Turn around and let me see your wound!”

Tang Jin sniffled and turned around, holding her hair up. The bleeding had stopped, but her white scalp was stained red.

Dong Xuebing felt his heart ached. “Is it painful?”

Tang Jin pouted. “Yes.”

Dong Xuebing looked at Liu Li coldly. “What the hell are you doing?! You can’t even protect a girl?!”

Liu Li kept quiet and did not say a word.

Tang Jin pulled Dong Xuebing. “Brother, it’s not Liu Li’s fault. He was not around when I bought the cigarettes. After he knows I was bullied by that shop, he immediately called two officers from their station to arrest the culprit. But… but that shop seems to have backings. It is owned by a relative of Deputy Bureau Chief Lu Dafa from the County’s Investment Promotion Agency. I heard from someone in the Police Station that Deputy Bureau Chief Lu is close to the newly appointed Publicity Department Chief. So…”

Dong Xuebing looked at Liu Li. “Is that person arrested?”

Liu Li replied. “Not yet. They say they will compensate us.”

Tang Jin said to Dong Xuebing. “Brother, let’s forget it.” Although she felt she had been treated unfairly, she does not want to bring trouble to Dong Xuebing. After all, this shop has got the backing of a County leader. Also, after the other party knows she is Dong Xuebing’s younger cousin, he is willing to pay her some money to let the matter rest.

Lu Dafa? Deputy Bureau Chief Lu Dafa, from the County’s Investment Promotion Agency?

Dong Xuebing had never heard of this name before and is not interested in finding out who he is. “Follow me!”

Tang Jin and Yu Meixia were holding to Dong Xuebing’s arms, and Liu Li is following behind.

The two Police Officers recognized Dong Xuebing and immediately greeted him. A tall skinny middle-aged man is standing beside them and should be the boss of the shop. He heard the officers greeting Dong Xuebing and was shocked. Dong Xuebing is here?! A young man standing behind the boss of the shop was looking nervous. But when he thought about his boss’s backing, he straightens his back. This young man is the one who pushed Tang Jin and made her fall.

The boss walks forward with a fake smile. “Chief Dong… Nice to meet you.”

Dong Xuebing looked at the boss emotionlessly. “You are the one who sold the counterfeit cigarettes to my cousin?”

“It’s a misunderstanding. I don’t know she is your cousin and…” The boss had heard of Dong Xuebing’s nickname, God of Plague.

Dong Xuebing looked at him and shouted. “Don’t tell me that you don’t know that it is illegal to sell counterfeit cigarettes?! My sister is not allowed to ask for refunds?! You all still dare to hit my sister?!”

The boss replied unnaturally. “It’s only a push. This is a misunderstanding.” Ring… ring… ring… The boss’s phone rang, and he answered softly. After that, he passed the phone to Dong Xuebing. “It’s my elder cousin, Lu Dafa.”

Yu Meixia asked. “Chief Dong, you want to answer?”

Dong Xuebing replied coldly. “Yes.”

Yu Meixia took the phone from the boss and placed it on Dong Xuebing’s ear.

“Hello? Chief Dong? I’m Old Lu from the Investment Promotion Agency.”

“I heard about your cousin, and there might be a misunderstanding somewhere. I will ask him to pay some money and let the matter rest.” Lu Dafa and Dong Xuebing are both Deputy Section Chief rank. The Investment Promotion Agency is not as important as the Public Security, and because of the reshuffle of the County’s leaders, and Lu Dafa is very close to the County’s newly appointed Publicity Department Chief, he becomes big-headed, and Dong Xuebing should give in to him.

But Dong Xuebing replied. “Pay some money and let the matter rest?”

Lu Dafa frowned. “Chief Dong, give me some face, ok?”

If Lu Dafa had not made this call, Dong Xuebing might let the matter rest because of him. But the first thing Lu Dafa said over the phone is to let the matter rest. Dong Xuebing was furious because the cigarette shop’s boss is the same. They did not apologize and tried to use the money to settle this. Dong Xuebing replied coldly. “Your men had injured my sister, and her head is bleeding. You want me to give you face and let the matter rest? Give us money? How about I beat your relative up and then pay you a sum of money? Can you accept it?”

Lu Dafa did not expect Dong Xuebing to be so aggressive. “What do you mean by this?”

Dong Xuebing retorted. “I should be the one asking this.” If this matter is settled like this, Dong Xuebing will lose face, and Tang Jin can’t address her grievances.

Lu Dafa got angry and roared over the phone, “Then just do whatever you want!” After that, he hangs up.

Dong Xuebing is about to explode. Do you dare to hang up on me?! You got no respect for me!

The cigarette shop’s boss knew the negotiations were off and frowned. He thought to himself. I am willing to pay money to settle this. What else do you want? That girl had only suffered a knock on her head and did not even require stitches. What’s the big deal? Even if she is Chief Dong’s sister, he does not need to stand up for her like this. Let alone that girl is only his cousin.

Dong Xuebing narrowed his eyes. “Who hit my sister earlier?!”

The boss did not reply to Dong Xuebing and felt he is unreasonable.

Dong Xuebing shouted again. “I am asking you a question!”

The boss’s face changed. “Chief Dong, if you want money, we are willing to pay you. If you want cigarettes, we can give you. This matter is…”

Dong Xuebing interrupted the boss. “What? You think you are in the right after selling counterfeit cigarettes and hitting others?!”

Tang Jin cried out to Dong Xuebing. “Brother.”

Yu Meixia also tried to persuade Dong Xuebing. “Xuebing, your injuries are not healed.”

Dong Xuebing was furious because his younger cousin was beaten up. “I ask you again! Who is the one that hit my sister?!”

The boss was pissed and refused to reply to Dong Xuebing.

“F**k you! You dare to show me your attitude?” Dong Xuebing raised his leg and kicked the boss!

The boss shouted in pain as he fell into his shop. His elbows hit the glass display shelves, and it shattered! He did not expect Dong Xuebing to kick him so suddenly!

The young man shouted at Dong Xuebing. “Why are you hitting others?! You are unreasonable!”

Tang Jin pointed to him. “He is the one who pushed me!”

Dong Xuebing looked at that young man. “Reason with you? When you hit my sister, did you reason with her? Ah?!” Dong Xuebing stepped forward and kicked that young man. Dong Xuebing cannot move his upper body because of his injuries, and can only use his leg to kick.

The young man dodged Dong Xuebing’s kick and rushed forward.

Yu Meixia gasped. “Watch out! Xuebing!”

Dong Xuebing could not avoid that young man, but someone beside him rushed forward. Tang Jin’s boyfriend, Liu Li!

Liu Li stood in front of Dong Xuebing and punched that young man. The young man tried to retaliate, but Liu Li had been working in the Police Station for years. His unarmed combat skills are good, and with one sweep of his leg, that young man fell onto the floor. Liu Li quickly bent over and gave that young man a punch to his face!

Dong Xuebing nodded and said. “Bring them back!”

The two officers from Wu Tian village hesitated and did not move.

Dong Xuebing looked at the officers and asked. “You want me to call Chief Qin?”

One of the officers pulled his partner and walked over to arrest that young man. They had heard about Chief Dong in the past, but now… indeed… he is exactly like the rumors. No wonder his nickname is God of Plague!

Translator notes:

China Investment Promotion Agency

Chapter 240 – Buying an apartment for Tang Jin!

Afternoon. Hui Tian Village.

Outside of Luan’s family house.

Qin Yong called Dong Xuebing on his mobile phone, and the first thing Dong Xuebing heard when he answered was laughter.

Dong Xuebing asked. “Chief Qin, can you say something?”

“Brother Dong, you can’t even stop when you are injured? I heard about what happened earlier.”

“I also wanted to rest at home, but this matter involves my Sister, and I can’t pretend to see it.

“Don’t worry about this. I had instructed the officers in the station to teach them a lesson. Just recuperate at home, and don’t get angry over these people. Everyone in the Bureau is waiting for you to return. Haha.”

“Thank you for missing me. I should be back at work in another ten days.”

“Alright. Take care of yourself and don’t be rash.”

Qin Yong is in charge of Wu Tian Village Station, and his officers had told him about the incident. He was shocked to learn Dong Xuebing can even fight with both arms bandaged and did not act like a patient. Qin Yong laughed and shook his head when he thought about Lu Dafa. Why do you have to offend Dong Xuebing for no reason? You got nothing better to do?!

Yu Meixia hanged up the phone and asked. “Are you ok?”

Dong Xuebing laughed. “I am fine. Help me inside.”

Yu Meixia nodded and helped Dong Xuebing towards the house.

Dong Xuebing’s Uncle, Second Aunt, and her family are in the house, and Tang Jin had returned with Dong Xuebing. Her parents are examining the wound on her head, but Tang Jin does not care about that. She was shouting excitedly. “You all did not see what Brother did. He shouted at that boss. ‘Who is the one that hit my sister?!’ But that boss did not reply to him. Guess what Brother did. He walked up and kicked him! Crash…. The glass display shelves shattered.”

Dong Xuebing’s Second Aunt gave Tang Jin a stare. “Idiot! You had caused trouble for your brother!”

Dong Xuebing’s Second Aunt’s husband saw Dong Xuebing walking in and asked. “Xiao Bing, are you hurt?”

Dong Xuebing laughed. “I am fine. Those two can’t hurt me.”

Tang Jin added excitedly. “That’s right! My brother is the best!”

Dong Xuebing’s Second Aunt sighed. “Xiao Bing, you had spoiled this brat, and had offended a leader.”

Tang Jin remembered that cigarette shop’s boss has a strong backing. But Dong Xuebing did not care about him and even arrested both the boss and his young employee. Tang Jin is very grateful to Dong Xuebing. “Thank you!”

Dong Xuebing waved his hand. “It’s a small matter. Eh? Where is Liu Li?”

The second Aunt looked at Tang Jin, puzzled. “Who is Liu Li?”

Tang Jin blushed. “My boyfriend.”

Dong Xuebing’s Second Aunt’s husband frowned. “When did you have a boyfriend? Why didn’t you tell me?”

Tang Jin replied. “You did not ask. Mum, Dad, Liu Li, is in the car outside. Can I bring him in?”

Dong Xuebing’s Uncle’s wife laughed. “Xiao Jin has a boyfriend. It’s a good thing.”

Dong Xuebing’s grandmother said. “Ask him to come in. Why is he staying outside?”

After a while, Tang Jin returns with Liu Li. Liu Li had gone to buy gifts and was nervous when he met Tang Jin’s parents. Dong Xuebing’s Second Aunt and her husband started questioning Liu Li on how he met Tang Jin, his family’s conditions, etc.

Dong Xuebing left the house with Yu Meixia. He does not want to interrupt his Second Aunt and her family.

Dong Xuebing and Yu Meixia strolled along with the small village, and they could smell the rustic farmlands.

Half an hour…

One hour…

When Dong Xuebing returned to Luan Family’s house, he saw his mother, Luan Xiaoping, in the courtyard packing some stuff.

Luan Xiaoping saw her son and gave him a stare. “Why did you get into a fight again?”

“Mum, it is not fighting. I am enforcing the law.” Dong Xuebing laughed. “Where are Second Aunt and the rest?”

Luan Xiaoping points to the western room. “Your Second Aunt and Xiao Jin are in there. Liu Li had left.”

Dong Xuebing was surprised. “Why did he leave? The second Aunt did not invite him to stay for dinner?”

“Your Second Aunt and her husband felt Liu Li’s family condition is not good. His parents are not healthy, and the village he is living in is famous for its poverty.” Luan Xiaoping sighed. “They felt Xiao Jin would suffer if she gets married to him, and don’t agree to their relationship.

Suddenly, Dong Xuebing could hear Tang Jin crying from the western room.

Dong Xuebing, Luan Xiaoping, and Yu Meixia entered the room and saw Dong Xuebing’s Second Aunt’s husband sitting there with a straight face. The second Aunt was holding Tang Jin’s hand and persuading her, but Tang Jin is stubborn. She cried. “I don’t care! I don’t care! I just want to be with Liu Li.”

The second Aunt scolded. “Xiao Jin!”

Tang Jin covered her ears. “I don’t want to hear!”

Dong Xuebing smiled wryly. If Liu Li had not stepped forward in front of him today, he would be injured. Dong Xuebing said. “I can tell Xiao Liu is a good man.”

Tang Jin finally found someone supporting her. “See! Even Brother says this!”

The second Aunt replied. “I did not say he is not a good man. But… his family… He still needs to take care of sick elders in his family, and his family is poor. The village he lived in is also poor, and you will suffer if you get married to him.” Because of Dong Xuebing, their lives had gotten better slightly, and Dong Xuebing’s Second Aunt hopes her daughter will find someone with better conditions.

Tang Jin argued. “I said I am not afraid of suffering!”

Tang Jin’s father added. “We will not talk about this now. You are still young and are not in a hurry to get married.”

Tang Jin retorted. “You all had asked me to get married earlier! Now, I brought my boyfriend back, and you all are telling me not to hurry?!” Tang Jin paused for a while and continued. “Someone in Liu Li’s family is taking care of his sick parents, and if you all are worried that I will suffer, I… Liu Li and I will move to the County town and rent an apartment there. Liu Li’s parents also want us to live our own lives and not to worry about them.”

Tang Jin’s father asked. “What about your rental?”

Tang Jin’s mother asked. “What about your jobs?”

Tang Jin was frustrated and turned to Dong Xuebing. “Brother! They are bullying me! You must help me!”

Dong Xuebing laughed. “What can I do? Your parents are doing these for your good.”

Tang Jin panics. “I just want to marry Liu Li and will not like someone else! Brother! Help me! Say something… please!” Dong Xuebing doesn’t know what to say, and Tang Jin ran over to hug Luan Xiaoping and cried on her shoulder. “Aunt! Help me speak to my parents, please!” Tang Jin knew Luan Xiaoping is softhearted and start begging her.

Luan Xiaoping looked at Xiao Jin’s parents and said. “Xiao Bing can help with Liu Li’s work transfer.”

Dong Xuebing’s Second Aunt hesitated. “This…”

Dong Xuebing cleared his throat. “I can help, but it will not be some good positions. At most, I can help him get a transfer to the Traffic department or the investigation team.” He looked at Tang Jin and laughed. “As for Xiao Jin, I think I can help her find a job in the County town.”

Tang Jin shouted excitedly. “Mum! Dad! Our jobs’ issues are settled!”

Dong Xuebing’s Second Aunt sighed. “Our family had never been wealthy, and Liu Li’s family is the same too. Even if you two move to the County town, your living expenses will be high, and your salaries might not be enough to cover it. What will you do in the future? What about your children? You are too impulsive and must plan carefully before you regret.”

Tang Jin retorted. “I will not regret my decision!”

Tang Jin’s parents did not reply to her.

Luan Xiaoping looked at Tang Jin and thought for a while, before taking out an ATM card. She gave it to Tang Jin and said. “Xiao Jin, your mother is right. You need money to survive. Here… there should be over a hundred thousand in this account and should be enough for a few years of rent. If Liu Li’s family can fork out a little more, you two can buy an apartment.”

Dong Xuebing’s Second Aunt quickly stopped Luan Xiaoping. “Sis, you cannot do this. How can we accept your money?”

Tang Jin pushed the ATM card back to Luan Xiaoping. “Aunt, I cannot accept it.”

Luan Xiaoping refused to take it back. “Just take it. This is a gift from me.” The money in this card is given to her from Dong Xuebing. Dong Xuebing had deposit 200,000 RMB into her account, and after these few months, she still has over 100,000 RMB in it.

Tang Jin refused to accept it and placed the card on the table.

Tang Jin’s father said. “Sis, we cannot accept your money. Keep it.”

Luan Xiaoping turned and looked at Dong Xuebing, who was smoking, and Yu Meixia was standing by his side with an ashtray. She got mad and scolded. “Smoke… smoke… smoke… why are you smoking all the time?! We are discussing a serious matter here, and you are smoking?! Look at your Sister. You… why are you not saying anything? Tell me, can you do something about Xiao Jin’s house?”

Dong Xuebing laughed. “That will depend on Xiao Jin’s performance. Hahaha…”

Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “What is it?”

Although Luan Xiaoping had never said anything, Dong Xuebing’s Second Aunt and the rest knew Dong Xuebing is wealthy. He had bought an apartment for Yu Meixia, helped her pay her debts, and is driving a Mercedes Benz now. Luan Xiaoping secretly revealed that Dong Xuebing had made some money from reselling antiques and had set up a company with a friend.

Tang Jin heard what Dong Xuebing said and brightened up.

Tang Jin cannot accept money from Luan Xiaoping but does not mind asking her cousin for help.

Tang Jin turns to Dong Xuebing. “Brother… can I discuss something with you?”

“Hehe, what is it?”

“Can you lend me some money?”

Dong Xuebing teased Tang Jin. “Look at your tone. You are not sincere at all. Hahaha.”

“I am sincere!” Tang Jin grabbed the ashtray from Yu Meixia and held it up for him. “You bear to see your Sister suffer? Brother… I know you dote me.”

Dong Xuebing’s Second Aunt gave Tang Jin a stare. “You cannot accept your cousin’s money too!”

Tang Jin argued. “I will repay him in the future.”

“How much can you earn in money? How are you going to repay him?”

Dong Xuebing saw the mother and daughter are going to fight again, and he stop teasing her. “Alright… alright… Get ready to go out. We will go house viewing.”

Tang Jin heard Dong Xuebing and cheered. “Yay! Thank you!”

Tang Jin’s father quickly said. “Xiao Bing, it’s not easy for you to make money, and an apartment cost at least a few hundred thousand. We cannot let you spend this money.”

Luan Xiaoping interrupted him. “He is rich. Don’t help him save money.”

Dong Xuebing’s Second Aunt added. “No… This is not right.”

Luan Xiaoping said. “Xiao Bing is capable now, and buying an apartment for his Sister is fine. Ok. This matter is decided.”

Dong Xuebing’s Second Aunt sighed. “We…”

Tang Jin’s father said. “We still have some savings, and Xiao Jin should have some too. We cannot let Xiao Bing pay for everything.”

Dong Xuebing said. “Aunt, Uncle, before Xiao Jin dated Liu Li, I had decided to buy an apartment for her and will cover the renovation, furniture, and home appliances. This is the dowry I prepared for Xiao Jin. You two don’t need to use your savings. Oh… it is still up to you two whether to approve Xiao Jin and Liu Li’s relationship. I will not interfere with this.”

Tang Jin looked at her parents with puppy eyes. “Please allow us to be together. I like Liu Li!”

Luan Xiaoping and Dong Xuebing stood by the side without saying a word, as it’s not their family matters.

Dong Xuebing’s Second Aunt and her husband looked at each other and sighed. “You must be good to your cousin in the future, understand?”

Tang Jin knew her parents had approved and exclaimed excitedly. “Yes! Yes!”

Dong Xuebing laughed. “Since I am free today, let’s go and view houses together?”

Tang Jin, her parents and the rest, went out to take a taxi to the County town.

On the way, Dong Xuebing asked the driver if he knows any new real estate showrooms in the area. The driver could sense Dong Xuebing is a government official from his tone and brought him to a high-end housing estate. The apartments here are spacious and located in a good location, but it’s more expensive than other places.

Dong Xuebing’s Second Aunt got worried when she entered the estate. “The apartments here should be expensive.”

Her husband added. “Let’s go to other places.”

Tang Jin was looking at the tall buildings around her. “Let’s take a look first, and we can decide if we want it or not. Oh, Brother, errr… how much are you going to spend on the apartment you are giving me?”

Dong Xuebing’s Second Aunt slapped her daughter on her shoulder. “Brat! Don’t be too greedy!”

Dong Xuebing laughed. “We will just buy the one you like. Don’t worry about the price.”

Tang Jin was only joking with Dong Xuebing, and a cheap and small one-bedroom apartment is good enough.

The sales representative brought them around the estate and showed them the available apartments.

Luan Xiaoping was satisfied and pulled Dong Xuebing aside. She asked softly. “How much money do you have? Is it enough to buy a 2-bedroom apartment here?”

“Yes.”

“Then I will decide for you. Don’t regret it.”

“Hahaha… what’s there to regret? We will just buy the one Xiao Jin likes.”

After buying Yu Meixia’s apartment and his Mercedes, Dong Xuebing had used up all his money in his bank account. But his company had just completed the Spring Auctions, and he can ask Aunt Xuan to transfer money to him. Luan Xiaoping understood her son and walked over to Dong Xuebing’s Second Aunt to speak to her. Dong Xuebing’s Second Aunt kept shaking her hands, and her husband was also shaking his head.

The Sales representative continued to recommend the various features of the estate.

Tang Jin was listening attentively and looking at the surroundings. She likes this place and hopes she can live here in the future.

But the price…

Dong Xuebing asked. “Have you decided?”

Tang Jin hesitated. “This…”

“Just say what you think of this estate.”

“Errr… it’s fine… but it’s very expensive. A one-bedroom apartment costs 300,000 RMB.”

Luan Xiaoping turns to Tang Jin. “Why are you considering the one-bedroom apartment? You don’t want to have children in the future? Get the two-bedroom apartment.”

“Ah? Two bedrooms?”

Luan Xiaoping continued. “When you have children, two-bedroom apartments might be too small and not enough.”

“But…” Tang Jin felt sorry for making Dong Xuebing pay.

After some discussion, Luan Xiaoping made the final decision for Tang Jin and her parents and asked Dong Xuebing to pay the deposit for the apartment. As this estate is new, there are lots of available units, and they can choose the better ones. They chose a two-bedrooms 90 Sqm unit facing the south and cost slightly over 500,000 RMB.

After leaving the estate, Tang Jin starts to cry.

Dong Xuebing laughed. “Haha… you are still crying at your age?!”

Tang Jin wiped her tears. “Brother…”

Dong Xuebing looked at her. “What?”

“Thank you!”

Dong Xuebing replied. “Haha… Don’t mention it. We are a family, what’s there to thank?”

“Yes.” Tang Jin was overjoyed.

Chapter 241 – Sudden disaster!

One day…

Two days…

Three days…

Six days had passed.

This morning, dark clouds covered the skies, and it was raining heavily since midnight over the northwest region of the County, and the rainfall is the heaviest in ten years. Dong Xuebing’s injuries were almost recovered. Despite not fully recovered and the bad weather, Dong Xuebing still drove to the Bureau. Public Security is the busiest during such weather, and he was bored to tears at home. So, he decided to return to work earlier.

Pitter-patter… It’s the sound of raindrops falling on Dong Xuebing’s umbrella.

When Dong Xuebing was about to enter his office building, he met Gong Zhongwen.

“Chief Dong? You are back so soon? How are your injuries?”

“Haha… I’m fine.”

“Fine? But your arms are still covered in bandages. You call this fine?”

“I can move my arms now, and the bandages are for the abrasions.”

Both chatted as they walked into the building. Along the way, they met a few other leaders, and they are concerned about Dong Xuebing’s injuries. Dong Xuebing greeted them politely and went up to Bureau Chief’s office. He needs to inform Liang Chengpeng that he will be returning to work and get his third-tier merit award.

In the office, Liang Chengpeng is reading a document.

Dong Xuebing closed the door behind him and smiled. “Chief Liang, I am reporting back to work.”

Liang Chengpeng looks up and saw the bandages on Dong Xuebing’s arms. He frowned. “Go home and rest now! I will give you five more days to rest at home! You are not recovered yet, and why are you here? I know work is important, but before you are well, you are not allowed to return to work.”

Dong Xuebing smiled and moved his arms. “Chief Liang, look at me. I’m fine.”

Liang Chengpeng said. “Then remove the bandages and show me your arms!”

“Err…. To be honest, I’m bored at home. Is there any case in the Bureau that can be assigned to me?”

Liang Chengpeng laughed. “How can I assign work to you with your current condition?”

“Ah… I…”

“You… don’t need to say anymore. If you insist on returning to work, go back to your office and do the coordination work for Hui Tian Village. When you are fully recovered, I will give you more work than you can handle! Your job now is to recover!” Liang Chengpeng also told Dong Xuebing that his award would be issued to him in a ceremony next Monday.

After returning to his office, Dong Xuebing drank his tea slowly and called Hui Tian Village Station. “Hello, Old Liu. I’m Dong Xuebing.”

Liu Dahai was surprised. “Chief Dong, you are at the Bureau now? Have you recovered?”

“I’m fine. Is everything alright at Hui Tian Village?”

“It’s fine, but the rain had been pouring. Two mountain roads have some problems because of the rain. Our men had set up warning signs at certain sections of the road where the condition is not too serious. The sections that are severely damaged are closed. It is still raining, and the rain is getting heavier. I don’t think the rain will stop anytime soon, and more problems will arise.”

Dong Xuebing frowned and asked. “Do we have sufficient manpower?”

“We can still manage now.”

“Ok. Do your best to coordinate our officers. I will drive over now.”

“Chief Dong, it is raining heavily now. You must be careful.”

“Alright.”

Dong Xuebing had returned to work because of this heavy rain. He did not remain in his office and left. On his way out of the Bureau, he met a Deputy Office Director and informed him that he would be going to the village.

Dong Xuebing drove his Mercedes MPV in the heavy rain.

Dong Xuebing’s current condition allows him to drive without any problems. But he still can’t do strenuous sports.

Ten minutes…

Twenty minutes…

Normally, the traffic in the County is smooth, but today, there are traffic jams everywhere. Dong Xuebing wasted half a day just to drive out of the County town. He chose to go to Hui Tian Village, not by the main road, to avoid heavy traffic. Instead, he drove through the mountain roads. But the road conditions are very bad, and once in a while, rocks fell onto the road from the mountains.

Dong Xuebing focused on driving and slowed down.

The rain had lowered visibility, and Dong Xuebing cannot see clearly.

Ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang. He reached for his phone in his pocket and answered. “Hello, I’m driving. Who is this?”

“I am Liang Chengpeng. Are you going to the village?”

“Yes. I’m worried about the situation there and want to take a look.”

Liang Chengpeng sounds anxious. “There is a situation at Qingnan Road. If you are nearby, get over there immediately!”

Dong Xuebing was shocked. “What happened? The road collapsed?”

Bzzz… the phone signal is not good in the mountainous area. “… the mountains… I… over there now.” Duuu…. The line got cut off. Dong Xuebing tried to call back, but there was no signal. Dong Xuebing was worried. Qingnan Road? His location is just next to Qingnan Road. Did something happen there? What happened?

Just as Dong Xuebing was wondering what happened, there was a loud rumbling suddenly!

Mud, sand, rocks, etc. came crashing down onto the road in front of Dong Xuebing’s car suddenly!

Dong Xuebing got a fright and looked towards the mountain on his side. Mud and rocks are crashing down towards him from the mountains. Dong Xuebing immediately stepped on the brakes and swerved towards his left. Because he had swerved and stepped on the brakes too hard, his car skidded and turned 180 degrees!

Crash!! The mud and rocks fell onto the road and narrowly missed Dong Xuebing’s Mercedes!

Dong Xuebing broke out in cold sweat. He had almost died!

Dong Xuebing knows what the situation on Qingnan road was. It’s landslide! What happened earlier is considered mild. But further up the road, the mountain is steeper, and because of the mining activities in the mountains, the landslide might be serious. If cars or passersby got caught in the landslide, they would be dead!”

Dong Xuebing’s face changed when he thought about it!

What should I do now? It will be dangerous to continue moving forward! Should I make a detour, or should I go forward?

Dong Xuebing thought for a few seconds and decided to go forward. The more dire the situation is, the more he got to step forward. If he hides from danger, he might as well give up his position as the Deputy Public Security Bureau Chief. Dong Xuebing started his car to try to drive through the mud.

Five minutes…

Ten minutes…

Finally, after some tries, Dong Xuebing managed to drive out of the mud. He drove by the rocks on the road and speed up.

Hurry up! Dong Xuebing prayed that there are no casualties from the landslides!

Because Dong Xuebing’s car was stuck in the mud, he wasted some time. When he reached the scene, Chief Liang had arrived. They had traveled through another road, and to Dong Xuebing’s surprise, he saw Mayor Xie Huilan and County’s Deputy Party Secretary Cao Xupeng there. Hu Silian was holding up an umbrella for Mayor Xie, and she was speaking to a few leaders. There are lots of people at the scene, and Liang Chengpeng was giving out instructions to his people. The fire department, police station, and local villagers are there.

Dong Xuebing’s heart sunk when he saw so many people and knew the situation must be serious.

Dong Xuebing saw what happened further up the road and was shocked!

A bus is lying on its side on the road beside a slope, and a gigantic rock is on the road not far from the bus. The rock seems to have rolled down from the mountain, and cries and screams from the injured passengers can be heard from the bus. The glasses on the bus are thick and had not shattered from the impact. The rescue party is helping the trapped passengers exit from the bus door.

“Xiao Dong!” Liang Chengpeng saw Dong Xuebing’s car and shouted.

This location is the border of Hui Tian Village, and Liu Dahai, Chen Fa, and the rest of the officers are there to help.

Dong Xuebing ran over without an umbrella. “Chief Liang, how can I help?”

Luan Xiaoping wiped the raindrops from his face and said. “You are still injured. Don’t be rash and wear a raincoat now. You will be in-charged of our officers’ rescue efforts. The rescue team is too slow. Hurry up! Break the windows and bring the passengers out. We must get everyone to safety within three minutes! We don’t know when there will be another massive landslide!”

Dong Xuebing acknowledged and ran over to organize his men.

Liang Chengpeng, Xie Huilan, and Cao Xuopeng were looking solemn.

Before they arrive, they had not expected the situation to be so serious. They were informed that a tour bus is trapped on Qingnan Road, with 30 to 40 passengers stuck inside. Recently, there are many minor landslides in the County, and the County Government leaders decided to go to the scene to lead the rescue efforts themselves. But when the moment they reached Qingnan Road, a massive boulder and mud, rolled down from the mountains and crashed into the tour bus!

Mayor Xie immediately orders the rescue operation to start, and the County’s Party Secretary Xiang Daofa is on his way over.

Dong Xuebing had arrived a few minutes after the accident, and it is a critical period now. He ignored his injuries and put on a raincoat before ordering the officers to get tools to break the windows. They must rescue the passengers as soon as possible. A few women and elderlies who were rescued were moved to a small bus among the rescue teams. Many of them were crying from the fright.

“Quick! Hurry up!”

“Here! Someone come over and help this person out!

“Don’t rush! Don’t rush! Climb out one after another!”

Xie Huilan finally notices Dong Xuebing, who was barking orders at the scene. Her eyes twitched and shouted to Hu Silian. “Get someone to drag Chief Dong back to the vehicle! Why is he here?” Cao Xupeng and the rest saw Chief Dong and the bandages on his arms.

Hu Silian ran over. “Chief Dong! Chief Dong!”

“Use rocks to smash the windows! Remember to watch out for the passengers inside!” Dong Xuebing shouted at his men and turned to Hu Silian. “Secretary Hu, what is it?”

Hu Silian quickly said. “Mayor Xie orders you to return to your car!”

Dong Xuebing replied. “I don’t have the time now. Help me thank Mayor Xie for her concern. My injuries are fine… Hey! Come out one by one! Don’t panic! Let the women, children, and elderlies out first!”

Hu Silian shouted anxiously. “Chief Dong!”

Dong Xuebing waved his hand. “Go back! It is dangerous here! I am fine!”

Hu Silian had no choice but to return to Mayor Xie.

Before Hu Silian can say anything, Xie Huilan waved her hand. “I understand.”

Cao Xupeng smacked his lips. “This Xiao Dong does not take care of himself!”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Let him be! Let him do what he wants!” She seems to be mad.

Crash! A window was smashed near the front of the bus, and there’s one more exit for the trapped passengers. The passengers are climbing out from the bus door and windows one after another. Soon, around 30 passengers had escaped from the bus, and a few others are still climbing out. A few badly injured passengers were still on the bus and were shouting for help!

Liang Chengpeng shouted. “Go in and help them out!”

Dong Xuebing added. “Prepare the stretchers! Hurry!”

If not for his injuries, Dong Xuebing would have rushed in himself. Loose stones are rolling down from the mountains. Ta… ta… ta…. The small stones and rocks are falling on the bus, and two of the rescuers are hit by the stones. They had to be rescued by their colleagues and were stretched away with other injured passengers to a space near a forested area. There were many trees there, and the slope is not steep there.

One passenger….

Two passengers…

Three passengers…

Three more injured passengers were rescued from the bus.

Xie Huilan, Cao Xupeng, and the rest were relieved.

Dong Xuebing wiped the rain from his face and pant. Luckily, Xie Huilan, Liang Chengpeng, and the rest had arrived early. If the rescuers arrived slightly later, the trapped passengers would still be stuck inside. Only 3 or 4 passengers are still trapped, and after they are rescued, there are no more people on the bus.

But just when all passengers are about to get to safety in two minutes, something unexpected happened!

Thunderous rumbling sounds can be heard from the mountain!

To everyone’s horror, a large portion of the mountain starts to move, and the rumbling sounds got louder. Even Xie Huilan, Liang Chengpeng, and the others standing in the safe area could feel the ground shaking beneath them! It felt like an earthquake!

Xie Huilan’s face changed!

Cao Xupeng, Dong Xuebing, and the rest turns pale and felt their chest was hit by a hammer!

A large area of the mountain collapsed suddenly and is crashing down!

“Ah!!!!”

“The mountain is collapsing!”

“Come down! Hurry! Landslide!”

“Niuniu!”

“Da Lei!”

“No!!!”

Thick mud, rocks, and stones are crashing down from the mountain, and within a split second, it reached the foot of the mountain!

The rescuers were stunned, and the ones further away from the bus, started running towards the direction of the leaders. One young man, who was rescuing the passengers, knew he does not have enough time to escape from the mud and debris. He immediately jumps through the window into the bus. Another rescuer behind him followed. They stand no chance against nature, and there’s still a glimpse of hope if they hide in the bus!

The mud is too thick!

The thickness is almost as tall as a grown man!

Half a second…

One second…

The mud and rocks from the massive landslide engulfed the bus!

Dong Xuebing was standing not far away and had pulled a stunned officer and ran towards the leaders. The affected area of the mountain is in the section near to the bus. The other areas are still safe temporary, and most of the people there are not hurt.

But after the landslide stopped, everyone looked towards the bus…

All they saw were yellowish-brown mud!

There were rocks, sand, mud, grass…

But the tour bus… is nowhere in sight!

In front of them, a few hundred meters of the road was covered by a thick layer of mud and rocks. They could not see the tour bus!

A young man from the rescue party could not escape in time and was caught in the mud. Part of his head was not buried in the mud, and he had a shocked expression on his face. He had died from the impact.

Liu Dahai and Chen Fa’s eyes were red. “Xiao Sun!”

The young man who died was an officer from Hui Tian Village station!

The rescued passengers were shouting their relatives’ names and running towards where the tour bus was last seen!

“Oh no!”

“Niuniu! Ah! Niuniu!”

“Da Lei! Hurry up! Save my son! My son is still on the bus!”

Cries, shouts, screams, and the sounds of rolling rocks were mixed!

Liang Chengpeng clenched his fist. They are still late.

The tour bus is now covered with a thick layer of mud, and mud and rocks are still flowing down from the mountain. It’s almost impossible for the people in the bus to survive!

They were too late!

Everything happened too fast!

Chapter 242 – Rescue!

Unexpected calamity!

No one had expected this to happen!

Dong Xuebing looked towards the buried tour bus and felt his head exploding. He cursed and ran towards the County’s leaders. The mud from the landslide had buried 3 to 4 tourists and several rescuers, which includes Hui Tian Village Station’s officers. Dong Xuebing is anxious, and one of his men was sacrificed. Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng and the few team leaders of the rescue teams also ran towards Mayor Xie and Secretary Cao.

“Mayor Xie, what should we do now?”

“This place is too dangerous. You all should move to somewhere safer!”

“That’s right. There might be more landslides, and it is not safe here!”

The few accompanying officials suggested to Xie Huilan to evacuate the scene. During this time, the leaders must be protected, and nothing must happen to Mayor Xie. However, Xie Huilan was staring at the location where the bus was buried, and Cao Xupeng, also have not intentions of retreating. The ones trapped in the bus were not rescued, how can they leave now?

Liang Chengpeng sighed. “I’m afraid they cannot be rescued.”

A woman standing not far away was crying and pleading. “Please save my son! Someone… Please…”

A middle-aged couple was holding on to some rescuers’ arms. “My daughter is still inside! Hurry up and save her!”

“My husband is still on the bus!”

But no rescuers dare to go near, and if they want to dig a rescue tunnel to the bus, they will need heavy machinery or rescue vehicles. However, it will take time for the vehicles to arrive, and the road conditions are preventing them from reaching the accident site. The bus is now buried, and the air inside will not last until the rescue vehicles arrive. If they try to clear the mud with their bare hands, the falling rocks and mud might injure or even kill the rescuers. Everyone had rushed to the scene and had not brought any rescue equipment with them!

Furthermore, it was a massive landslide, and the people on the bus might have been killed from the impact.

Go and rescue them now? That will be risking your life!

Liang Chengpeng ordered his men to call for the rescue vehicles, and after he got the reply from them, he reported to Xie Huilan. “The rescue vehicles can only arrive in an hour.”

Xie Huilan replied with a straight face. “It will be too late!”

Cao Xupeng took a deep breath and added. “That’s right. Even if the air inside the bus can last for an hour, but the mud will be seeping through the windows, and there will be lesser air. They might not even last for 15 minutes. It will be too late by the time the rescue vehicles arrive!”

Liang Chengpeng asked. “Then… what should we do?”

The rain was still pouring, and the rescued passengers were crying and shouting.

Xie Huilan decided. “Rescue them! Continue with the rescue operations immediately!”

Liang Chengpeng’s eyes twitched. “Mayor Xie!” He also wanted to rescue the passengers, but he cannot put his men’s lives on the line. Rocks and mud are still falling from the mountains, and some rocks are the size of a football. It’s too dangerous to go into that area without protective gear!

Xie Huilan firmly replied. “I don’t care what you all do! Even if you all have to dig out the bus with bare hands, you all must also rescue everyone from the bus!”

Cao Xupeng gritted his teeth and said. “Save them!”

Liang Chengpeng had no choice but to obey to his leaders’ orders. He looked at his men and ordered them. “Get two officers with better fitness to rescue them!”

Dong Xuebing looked around. “Where is Liu Dahai?”

Chen Fa looked around. “Station Chief Liu was still here earlier.”

Everyone shouted for Liu Dahai, but there was no reply. Dong Xuebing’s face changed. “Old Liu is trapped in the bus? Damn!” It was too chaotic at the scene, and everyone was wearing raincoats. It’s hard to differentiate their identities, and they suddenly remembered Liu Dahai was helping with the rescue before the landslide. Dong Xuebing shouted. “Old Chen! Pick two men to rescue them! Hurry!”

“Yes!”

Chen Fa shouted to two officers, and some villagers passed spades to the officers. The two officers were scared, and their hands were trembling. But when they thought of the ones trapped in the bus, they still pushed themselves to go forward.

This is not a mudslide, and the rocks and debris are from the surface of the mountains. One can still walk on it.

Although the mud is knee-high, the officers can still walk on it.

One officer stepped on the thick mud and made his way forward slowly.

At this moment, Dong Xuebing and the rest were looking at both officers nervously!

The rain was not stopping and was foggy. The mountainside is extremely unstable after the massive landslide earlier, and many rocks were exposed. With the rain washing down on the rocks, many of them tumbled down the mountain. If the rocks were tumbling down from 5 to 6 meters, it was still fine. But many of the rocks are tumbling down from dozens of meters, and even a few hundred meters high! The force from the rocks is unthinkable!

One step…

Three steps…

Five steps…

Before the officer can take eight steps towards the bus, an accident happened!

A chipped rock rolled down the mountain, and Bam! That officer shouted in pain and fell onto the mud, holding his leg. He started to sink into the mud. Some parts of that area are deeper, and when that officer tried to get up, his other leg sunk into the mud!

The officer behind him saw it and stepped forward to pull him up.

But at that moment, 4 to 5 rocks rolled down from the mountains!

One of the rocks hit the second officer on his ribs, and another hit his head. That officer immediately collapsed onto the ground motionlessly!

Dong Xuebing urgently cried out. “Bring them back! Quick!”

Liang Chengpeng shouted to his men. “Go!”

A few firemen and villagers walked over quickly with their arms covering their heads to rescue those two officers. Some did not even step onto the mud, as they were afraid of getting hit by the falling rocks. Only five of them reached the two officers and carried them back to safety. The officers had fractures but were still alive.

After what had happened, no one dares to go forward.

This is not risking lives. It’s suicide!

Xie Huilan’s face turns black and shouted. “Go again!”

Liang Chengpeng saw no one moving, and he shouted to his men. “Xiao Li! You go!”

The officer from the County’s Bureau jumped and turns pale, but he cannot go against Chief Liang’s orders. He is skinny and did not sink into the two meters thick mud when he was walking on it. One meter… five meters… eight meters… He was getting closer to where the bus was, but when he was about to reach that spot, Xiao Li disappeared into the mud!

“Xiao Li!”

Xiao Li had fallen into a hole!

Liang Chengpeng was anxious, and he saw two arms waving frantically, trying to climb out of that hole. But the ground was wet and slippery, and he couldn’t climb out by himself. When Dong Xuebing and Liang Chengpeng shouted to the rest to rescue Xiao Li, Xiao Li’s arms stopped struggling and disappeared.

Another Public Security officer was sacrificed!

Liang Chengpeng’s eyes were red. He was the one who ordered Xiao Li, and if he did not ask him to go, he might not…

Someone from the rescue party shouted. “We must not go again!”

Someone added. “That’s right. The ones on the bus might be dead now!” Everyone was scared to be ordered to go to the bus.

Cao Xupeng had entered his car to call County’s Party Secretary Xiang Daofa to report on the situation. After he came out of the vehicle, he shouted. “Party Secretary Xiang had ordered to save the passengers at all costs!” He paused for a while and continued. “We cannot rush in, and the rescue vehicles will not be here in time! Hurry and think of other solutions!”

No one said a word.

What can they do? Other than walking across the mud and dig a hole to the tour bus, they have no other solutions!

But two men had died in the process, who dares to go near that area?

Liang Chengpeng, Dong Xuebing, and the rest looked at Xie Huilan. Xie Huilan thought for a while and said. “Evacuate the villagers to the County town and send the injured to the hospital. The rest will move towards the south, away from the mountains. I will remain here to wait for the rescue vehicles!”

Chen Fa interrupted. “I had received news that the road back to the County is blocked by a few fallen trees.”

Xie Huilan shouted. “Move the cars away from here! Before the rescue vehicles arrive, the roads must be cleared!”

Cao Xupeng stopped Xie Huilan. “Mayor Xie! You must not remain here! You should leave!”

Xie Huilan waved her hand. “Stop! Secretary Cao, bring them away now!”

“Mayor Xie!”

“Mayor!

“Go!”

Liang Chengpeng starts to evacuate the villagers and ordered the buses carrying the injured to move to a safer place. The road in front is blocked by a few uprooted trees and debris, and the buses can pass through. But that area is far away from the mountains and is temporarily safe. All the vehicles were moved there, and some villagers start to clear the road. Because a few tourists’ family members are still trapped in the bus, they refused to leave.

Liang Chengpeng, Cao Xupeng, and the other leaders remained at the scene as the Mayor is still there, and they cannot leave without her.

Xie Huilan ordered. “Old Cao, Old Liang! Bring the people away!”

Cao Xupeng and the rest of the leaders’ impression of Xie Huilan was pretty, graceful, and always smiling. But in this situation, they saw a different side of her. She is decisive and brave when facing dangers. She refused to leave before everyone is rescued, and not everyone is as fearless as her!

Boom…!!!

A few loud rumblings were heard, and the ground shook!

No one knows which side of the mountains is having a landslide again.

Everyone’s face changed as they heard the sounds, and some officials started retreating towards the buses. That area is considered safe from landslides.

Xie Huilan replied coldly. “Don’t make me repeat myself! Go now!”

An old woman staggered over. “Mayor Xie! My grandson is still on the bus! When the rock hit our tour bus, he was thrown to the back of the bus! Please… I beg you all to save him! He is only ten years old! Please save him!”

Xie Huilan consoled the old woman. “The rescue vehicles are on their way! I believe they will be fine!”

The middle-aged couple pleaded. “The rescue vehicles will not be here in time! Please get your men to save them! Don’t go! We beg you all…. Please!” The couple kneeled on the wet road and kowtowed to Xie Huilan. They kowtowed twice and were bleeding from their forehead!

“I will also kneel!” The old woman and a few other family members kneeled on the road to beg Xie Huilan!

“Save them! If anything happens to my daughter, I will join her!”

“Xiao Juan is still on the bus! Xiao Juan….”

“Mayor Xie! We beg you to save them!”

The injured passengers were on their knees, begging Xie Huilan to order the continuation of the rescue operations. But two officers were sacrificed, and rocks were still falling from the mountain. If the rescue party were to continue their way to the tour bus, more people would be sacrificed.

It was chaotic at the scene!

Xie Huilan is considering asking someone to drive a bus onto the mud near the foot of the mountain to block the falling rocks and debris. Although this maneuver is hard, at least they are tried. This is also the reason why Xie Huilan insists on staying there. But Xie Huilan did not move from the scene, and the rest of the leaders dare not to move and had to remain there to help. But the injured passengers can’t wait and wanted Xie Huilan to send people to dig an escape route for the people trapped in the tour bus. As they were begging Xie Huilan on their knees, loud rumblings can be heard from the mountains. Another massive landslide might happen anytime!

Chaos!

It was too chaotic!

Dong Xuebing was furious and shouted. “Everyone from Hui Tian Village Station! Come over!”

Chen Fa heard Dong Xuebing and led his officers over. “Chief Dong, what should we do now? Who should we listen to?” Mayor Xie had ordered them to retreat, the passengers were begging them to rescue their relatives, and Chief Liang is not allowing them to leave!

Dong Xuebing stared at Chen Fa. “Who do think?”

Chen Fa immediately replied. “We will listen to your orders!” All the officers replied.

“Good!” Dong Xuebing pointed to his side. “Those passengers are crying on the ground! Those from the rescue party! Those from the Bureau, including the leaders from the County government! I give you all 5 minutes to get them into their vehicles and bring them away from here! All of you must leave this place! Go and wait at the minibus there! Listen carefully! Every single one of them must leave this place!”

Chen Fa paused. “Mayor Xie and Party Secretary Cao…”

Dong Xuebing gave Chen Fa a stare. “You don’t understand my orders?! I want every one of them to leave this place!”

“Yes, Sir!”

After receiving orders from Dong Xuebing, the officers from Hui Tian Village Station moved. One of them boarded a minibus nearby and drove towards the County Leaders, and the rest of the officers start to grab and throw people into the bus. One of the passengers refused to move and tried to jump out of the minibus. But Chen Fa reacted fast and cuffed him to the bus!

Liang Chengpeng shouted furiously. “Chief Dong! What are you doing?!”

Dong Xuebing ignored him and roared to his men. “Get everyone onto the bus! I will take full responsibility!”

To everyone’s horror, Liang Chengpeng and Cao Xupeng were pinned down and carried onto the minibus by force!

In the past, Dong Xuebing treated his subordinates well, and whenever there are difficulties, he will be the one rushing in front of his men. Now, every officer from Hui Tian Village Station is loyal to Dong Xuebing and respected him more than Bureau Chief Liang and the leaders from the county government. This is why when Dong Xuebing ordered them to bring everyone away by force, they acted without hesitation. If it was the officers from other stations, they will not be so united and dare not to bring Liang Chengpeng and Cao Xupeng away by force.

They are Dong Xuebing’s soldiers!

This is Hui Tian Village Station!

Cries and pleads can be heard from the minibus!

“I don’t want to go! Xiao Juan!”

“My son is still in there! What are you all doing?! Leilei!!!”

“Rescue them! Please! I beg you all to save them! Don’t leave!”

“Oh, god! Someone, please save my grandson!”

In the end, even Xie Huilan was forced onto the bus by a female officer!

Xie Huilan narrowed her eyes and looked at Dong Xuebing. “Do you know what you are doing?”

Dong Xuebing firmly replied. “I know! Sorry for doing this to you all!” He turned to the driver and shouted. “Chen Fa! Drive!”

The minibus and a few other police cars started moving.

Chen Fa noticed Dong Xuebing had not boarded the police cars and stick his head out. “Chief Dong, hurry, and board!”

Dong Xuebing took a deep breath and waved his hand. “Just go!”

Chen Fa and the other officers from Hui Tian Village Station were stunned. “Chief Dong, what are you doing?!”

Xie Huilan turned and stared at Dong Xuebing. Liang Chengpeng and Cao Xupeng could guess what Dong Xuebing was trying to do and were stunned. “Xiao Dong!”

Dong Xuebing looked at them emotionlessly. “Hurry up and go!”

Chen Fa gritted his teeth and cursed. “F**k! Let’s go!”

From inside their vehicles, everyone could see Dong Xuebing bending over to pick up a shovel with his bandaged arm and walked slowly towards the buried tour bus!

This scene was too shocking to everyone!

Chapter 243 – Save! Save! Save!

The rain was still pouring down relentlessly.

“Stop the car! Stop immediately!”

“What is Chief Dong doing? Is he trying to save the trapped passengers? Is he mad?”

“The side of the mountain is crumbling down! There is not enough time!”

“Chief Dong is still injured! How can he save others with his body?!”

Many people could not believe their eyes as they looked at Dong Xuebing’s back view. When Dong Xuebing ordered to evacuate everyone, some still thought he is scare of dying and is ignoring the trapped passengers for his and the County’s leaders’ safety. But when everyone saw Dong Xuebing did not board the vehicle and picked up a shovel, they knew what he is trying to do!

Dong Xuebing is going to save the passengers! He is going to save them himself!

It is Chief Xiao Dong again! Whenever the people are in trouble, Chief Xiao Dong is always the one stepping forward!

A few people started crying as they looked at Chief Xiao Dong from the rear windscreen of the vehicles. No one had expected Dong Xuebing to make such a decision. Rocks and debris are still falling from the mountains, and he is alone. The muddy ground is extremely unstable, and the situation is grim. There’s no hope for Dong Xuebing to return alive, and his arms are still covered in bandages. He still had not recovered from his injuries!

Everyone at the scene had boarded the vehicles and only Dong Xuebing, remained.

No words could describe the feelings of those in the vehicles.

Xie Huilan opened the windows and shouted angrily. “Xiao Dong! Get back here!”

Liang Chengpeng also shouted at Dong Xuebing. “Chief Dong! Come back now!”

Dong Xuebing heard their cries, but he did not turn around or say anything. Liu Dahai might still be on the tour bus with the other rescuers and passengers. How can he turn back? Dong Xuebing is the only one who has a slim chance to rescue everyone from the bus with his power. If he doesn’t rescue them, they will die.

Everyone can leave the scene except for Dong Xuebing!

Dong Xuebing needs to save them! He must save as many people as possible!

“Chief Dong!”

“Chief Dong, come back!”

Dong Xuebing saw the bus stop again and shouted furiously. “Chen Fa! Hurry up and drive!”

Crash! A tree had rolled down from the mountain and brushed against the back of the minibus!

“Chief Dong!”

“Xiao Dong!”

The rescue party and injured passengers cried out.

Dong Xuebing did not say a word and ran forward with his shovel. The rain had made the ground softer, and Dong Xuebing almost missed a step. He quickly used the shovel to support himself and continued his way forward with big strides. Every step he took, his feet will sink into the mud!

Time!

What Dong Xuebing needed the most is the time!

Dong Xuebing had no time to lose and must increase his speed!

Half a meter…

One meter…

Two meters…

Ah!!! Dong Xuebing stepped onto a hole!

Dong Xuebing felt everything becomes black, and the next moment, his whole body felt into a muddy hole!

“Ah!”

“Chief Dong!”

The people on the bus gasped!

Dong Xuebing struggled and could not climb out. He is covered by mud and was suffocating. He knew he would not make it and held his breath as he screamed, “BACK 10 seconds!” in his heart. Dong Xuebing’s body returned to the ground and was about to take a step forward. He paused and changed direction to avoid that area where the hole was located!

It was only five to six meters, but it was extremely dangerous!

Dong Xuebing almost died three times, and the ground feels like a swamp, which can swallow him anytime!

Six meters! Dong Xuebing had moved 6 meters! He is nearing the buried tour bus!

But before Dong Xuebing can move further, danger befalls on him again. Dong Xuebing was wearing a raincoat, and the sides of his head are covered. He felt a gush of wind beside him and turned his body slightly to see what was happening. At the same time, he heard shouts behind him, and rock, the size of his forearm, fell and hit him on his waist!

“Urrggh!”

Dong Xuebing shouted in pain and blacked out. He was unsure if he died or he had fainted!

Damn! BACK 8 seconds!

The scenes changed again!

Dong Xuebing regained his senses and quickly dived forward!

Crash! A rock had rolled down from the mountains and narrowly missed Dong Xuebing’s back!

Dong Xuebing was relieved and got up from the muddy ground. He continued forward, and this dangerous situation did not stop him. He is not afraid of the dangers and was determined to overcome it.

Everyone on the bus was shouting to get off, after seeing Dong Xuebing narrowly escaping death several times. The officers from Hui Tian Village Station shouted to Chen Fa. “Station Chief Chen! Let me go and bring Chief Dong back!” The other officers added. “I will go too! If Chief Dong is not leaving, I will stay to help him! We must not let Chief Dong face the dangers alone!”

“Chief Chen! Let me go too!”

“I will go too!”

The driver was looking at Chen Fa.

Chen Fa did not say a word.

Dong Xuebing suddenly turns around and saw the minibus still there. His lungs almost exploded from his anger. “Didn’t you hear what I said?! Get away from here!”

Chen Fa’s eyes were red. “But you…”

Dong Xuebing interrupted him. “Just ignore me and get lost!”

“Chief Dong!”

“Chief Dong!”

More debris and chipped rocks were falling from the mountains. Crack! One of the rocks hit the minibus and shattered a window!

“Hurry and go!” Dong Xuebing shouted.

Chen Fa hit the minibus’s windscreen and shouted. “Drive! Let’s go!”

Tears were rolling down from the driver’s eyes as he steps on the accelerator!

Cao Xupeng shouted from the back of the bus. “Stop! Who allows you to drive?! Hurry and bring Chief Dong back!”

Liang Chengpeng shouted at his men. “Get two men and carry Xiao Dong back! He is still injured, and this is seeking death!”

Everyone was moved by Dong Xuebing’s fearless attitude. He was like this during the hostage situation at the school, and during the jumping incident at the County’s Party Committee building. Now, he is doing it again. How many government officials in the County, city, or even province, can do what he is doing?

None!

Seeing the driver hesitating whether to stop, Chen Fa dragged him out of the driver seat and got in. He stepped on the accelerator, ignoring the leaders and his colleagues. He gripped on the steering wheel tightly and drove forward!

“Chief Dong!

“Chief Dong!”

Dong Xuebing was relieved when the cries got softer. He looked at the rocks and debris rolling down from the mountains and smiled wryly. The past few days, he had been resting at home and accumulated around 10 minutes of BACK. But just the short distance earlier, he had used almost 2 minutes. He is also not sure if he can make it out alive. This time, he might die.

But Dong Xuebing does not have time to think about all these!

Dong Xuebing continued forward! He must save everyone!

Eleven meters…

Twelve meters…

Thirteen meters…

The nearer Dong Xuebing got to the tour bus, the more dangerous it was.

Dong Xuebing had fallen into deep holes five or six times and used more than a minute of BACK, before reaching the spot where the tour bus was. The tour bus was buried under the mud and debris. There was an area in the mud which was sunken, and Dong Xuebing guessed the bus window or door is beneath it. Mud and debris will enter the tour bus through the windows or door, creating a shallow dent in the mud!

Dong Xuebing had no time to guess if this is the correct location and can only take a gamble!

Dong Xuebing picks up the shovel and starts digging!

Dong Xuebing’s arms had not recovered and should not do strenuous activities. Just moving his arms was painful, but he did not stop. He gritted his teeth and continued digging!

Crash!

Five rocks fell from the mountains suddenly, and three of them hit Dong Xuebing!

Dong Xuebing shouted in pain and noticed he could not move his right hand. His right hand was fractured!

BACK 5 seconds!

Time returned!

Dong Xuebing quickly lowered his body and used the shovel to block his side. Crash… Two of the rocks were blocked by the shovel, and Dong Xuebing dodged one more. The impact from the rocks hitting the shovel made his hands numb. He looked at his shovel, and there were two dents. If the rocks hit his head, he would have died!

Dong Xuebing did not care about the numbness in his hands and continued digging with all his strength!

I must save them!

One time…

Two times…

Three times…

Dong Xuebing could feel piercing pain from his arms, but he continued.

Fragments of rocks were flying over Dong Xuebing’s head, but he continues digging.

Everyone was watching Dong Xuebing a lonely figure from the minibus, which is moving further away. They could see Dong Xuebing digging nonstop with his heavily bandaged arms and were touched by him.

Many people started crying.

This might be the last time they saw Chief Dong alive.

Xie Huilan sat there quietly, looking in front. But Cao Xupeng noticed her eyelashes moving very fast and seems to be very emotional. Liang Chengpeng clenched his fist and felt terrible. He claimed to be a good official and had always wanted to do something for the people. But he got to admit that he is nothing compared to Dong Xuebing!

“Sob… Xiao Juan!”

“Leilei!”

The injured passengers were still shouting the names of their family members.

Liang Chengpeng looked at them and said. “Don’t worry. Chief Dong is rescuing them, and they will be fine!” Someone added. “That’s right. Nothing is impossible for Chief Dong. Chief Dong is the one who rescued all the hostages at Nan Liu Junior School. This time, it will be the same!”

But no matter how capable Chief Dong was, he is still alone, and it’s impossible to win against the landslide, mudflows, falling rocks, etc. All these are fatal, and even if he can avoid one or two falling rocks by luck, he cannot dodge the rest!

No one knows if Chief Dong can survive this calamity!

Even Dong Xuebing also doesn’t know if he can make it out alive!

Dong Xuebing was exhausted, but the mud seems to be endless. No matter how he digs, he still cannot reach the bottom. Although this is not considered mudflow or marsh, the mud will flow back into the hole Dong Xuebing was digging. After digging for so long, Dong Xuebing had dug only less than half a meter!

This cannot continue! Dong Xuebing must dig faster!

Dong Xuebing ignored the pain in his arms and dig harder and faster. He prayed for the ones trapped in the bus to hold on until he reached them!

It was pitch black on the tour bus.

Liu Dahai was lying on his side, gasping for air and could hear children crying near to him.

They were trapped in the tour bus for more than ten minutes, and the window at the back of the bus was shattered. Mud and debris had seeped in through the openings. There was only a small space at the front of the bus. If Liu Dahai and the other two rescuers had not used a seat cushion to block the bus door and a window, they would have been buried alive.

Now, the oxygen is running out, and everyone was in despair.

“I… can’t breathe!” A young woman cried.

Liu Dahai replied softly. “The rescue party will be here soon! Don’t give up!”

An officer from Hui Tian Village Station replied in despair. “Listen. There are still rocks falling on top. How are they going to rescue us in this situation? They might have given up on saving us.”

A child cried. “I don’t want to die! Sob… Mum! Dad! Come and save me!”

The child’s cries affected the rest. That young woman and another boy started crying. “Someone! Save us! Help!” Bang, bang, bang… They started banging on the sides of the bus, hoping for someone to hear them. “Come and save us! Help! We are running out of air!”

Someone said. “Stop shouting! They are gone, and no one will save us!”

Although everyone knows this is true, they continued to shout and bang against the bus!

Liu Dahai was getting dizzy, and this is a sign of lack of oxygen. He opened his mouth and tried to get as much air as possible. The people around him were in the same condition as him, and they stopped shouting. All of them closed their eyes and waited. They are going to die!

One second…

Two seconds…

Three seconds…

It felt like an eternity, and just when everyone thought they were about to die, they heard some sounds above them!

It sounds like digging!

Someone is trying to save them!

Liu Dahai mustered up all his strength and sat up. “Its… the bus door… Someone is trying to reach us there.”

All of them were weak and could only look towards the bus door.

Crack…

Sa…

The sounds were getting nearer!

Suddenly, there was a loud crash. The passenger seat used to block the door was pushed aside, and a light shone in. At the same time, fresh air entered the tour bus, and the trapped passengers were gasping for air. They felt their energy coming back to them, and it was like being reborn!

Alive!

I am still alive!

A man shouted. “Is there anyone alive?”

“Yes! Yes!”

“Save us!”

“Please save us!”

Only Liu Dahai recognized this voice. “Chief Dong!”

It was Dong Xuebing’s voice, and hearing the replies from inside the bus, Dong Xuebing shouted excitedly. “Old Liu! Are you all alright? That’s great! Hurry! Get everyone to climb out one after another! Quick!” Dong Xuebing’s BACK was almost used up, and without BACK, he can no longer revive himself. Every second count!

Liu Dahai almost cried when he heard Dong Xuebing’s voice.

“Everyone, hurry up!” Liu Dahai grabbed a child and pushed him upwards. “Don’t rush! Don’t rush! Let the children go first!”

The bus door was forced open, and mud started seeping into the bus. They don’t have much time left!

“Everyone move faster!”

Although Liu Dahai wanted to get out of the bus first, as a Police Officer, he got to remain until everyone gets to safety. He climbed out of the bus only after all the trapped passengers were rescued!

They are finally out!

Chapter 244 – Severely injured!

Dong Xuebing pulled the trapped passengers out of the bus from the top.

At the same time, many people in the minibus saw what happened from a distance.

“They are getting out! Someone is getting out!”

“They are trapped passengers! Chief Dong had saved them!”

Everyone in the minibus was cheering, and Xie Huilan and Cao Xupeng were standing at the end of the bus looking at Dong Xuebing. Liang Chengpeng slapped his thigh excitedly. “Xiao Dong had saved them!”

“That is Xiao Juan! My wife is rescued!”

“Leilei! I see my Leilei! He is still alive!”

“Sob… My wife is alright!”

Xie Huilan immediately ordered. “Station Chief Chen! Turn the bus back to rescue them!”

Chen Fa was also excited to see Dong Xuebing alive, but he said. “Mayor Xie, Secretary Cao, you all should get off the bus here. It’s too dangerous there!”

Cao Xupeng scolded. “Shut up and drive back there!”

Chen Fa turned the steering wheel and stepped on the accelerator!

Six people were rescued. Liu Dahai, an officer from Hui Tian Village Station, another rescuer from the rescue party, a young woman, a boy, and a middle-aged man. Everyone almost cried after they were rescued. But when they looked around and saw only Dong Xuebing standing there, they were shocked.

Liu Dahai asked. “Chief Dong, you are alone?”

The young woman asked. “Where is the rescue party? Why is there no one else?”

“They…”

Before Dong Xuebing can say anything, a loud rumbling sound was heard, and the ground shook. A few large rocks rolled down the mountain and narrowly missed the young woman and the middle-aged man. One of the rocks almost hit the boy, but Dong Xuebing pulled him away from danger. Everyone turned pale and knew they were not out of danger!

They are still in a dangerous situation and might die any second!

Liu Dahai was stunned. “Chief Dong, you… how did you get over here?”

Dong Xuebing replied. “I walked over.”

They looked at the muddy ground, the rocks rolling down from the mountain, and at Dong Xuebing in shock. Had you walked over? It may only be around twenty meters, but you might be killed by the falling rocks anytime! How did you get here alive? You risked your life just to save us?!

Dong Xuebing looked towards the mountain and said. “Let’s go before another major landslide happens!” He points in front. “See the uneven ground there? That’s the path I used to get here. Follow my path and run without stopping. Don’t look at the mountain and don’t be afraid. If there is danger, I will shout out to you all!”

The woman panicked. “There are still rocks falling! We will not make it out!”

Crash! Rocks and tree branches fell from the mountain!

The middle-aged man took a deep breath and said. “No! We will not make it over! Let us wait for the rescue party here!”

Dong Xuebing stared at that man. “F**k you! Cannot make it to safety? Then how did I get here? I also walked the path to get here! Wait?! If there is another landslide, we will all be dead! Stop saying these discouraging words! I say we can walk out safely! Hurry up and run as fast as you can! It’s only around twenty meters, and it will be over in a blink of an eye!” At this moment, they had to keep their morale up.

Liu Dahai also felt it was not possible to get to safety, but he still said. “Alright! Get ready and line up!”

No one dares to be the first.

Liu Dahai saw this and shouted. “Xiao An! You will go first!”

That officer from Hui Tian Village clenched his teeth and started running.

Dong Xuebing shouted behind him. “Don’t look back! Just focus on my footsteps and ignore the rest! You must not miss any steps! Quick!” But Xiao An had only move three meters, and a rock fell onto his shoulder. He screamed in pain and died on the spot!

Dong Xuebing cursed and shouted. BACK 5 seconds!

Time returned!

Dong Xuebing shouted at Xiao An. “Xiao An! Stop! Lie flat on the ground! Now!”

Xiao An immediately dived on the ground, and the next second, a rock brush passed his back, narrowly missing him.

Dong Xuebing shouted again. “Continue running! Hurry!”

Xiao An got up clumsily and started running forward!

Liu Dahai pushed the middle-aged man beside him. “You are next! Hurry up! Don’t need to be scared! Chief Dong is around!”

Dong Xuebing added. “You all only focus on running straight! I will keep a lookout for you all!”

Dong Xuebing is a celebrity in Yan Tai County, and those who read the news will know Chief Dong had made it out alive miraculously in two incidents. That’s why everyone trusted him and started running behind Xiao An!

Fragmented rocks were falling from the mountains and killed some of the rescued passengers.

“That woman! Duck! Lower your head!”

“Boy! Stop there! Stop!”

“That man! Lie down with your arms covering your head! Now!”

Dong Xuebing used BACK, again and again, to bring those people back from the dead! Liu Dahai was speechless as it was still pouring, and visibility is poor. The rocks are falling from the mountain at a fast speed and do not fall in a fixed path. He could not understand why Chief Dong can predict where the rocks will land!

“Old Liu! It’s your turn!” Dong Xuebing shouted.

Liu Dahai looked around, and only Chief Dong and he remains. “Chief Dong, you go first!”

Dong Xuebing pushed Liu Dahai. “Stop wasting time and run! I will be behind you!”

Liu Dahai’s eyes were red. “Chief Dong!”

“Hurry up!”

Now, lesser rocks are falling from above. Only small stones and debris are falling from the mountains, and since they will not do any serious injuries, Dong Xuebing did not use BACK. He had not to keep track of how much time is left and estimate to be less than twenty seconds left!

Suddenly, the sound of screeching tires was heard, as the minibus arrived!

Chen Fa and other officers jumped out. “Chief Dong! Station Chief Liu!”

Xie Huilan, Cao Xupeng, Liang Chengpeng, and the family members got off the bus. Everyone at the scene was excited and relieved. No one had expected Chief Dong to rescue everyone in that grim situation. Furthermore, Chief Dong is injured, and he managed to dig everyone out! This is a miracle!

“Xiao Juan!”

“Leilei! Sob… My Leilei!”

The young woman and the boy had run out through the mud, into the arms of their family members.

“Mum! Sob….”

“Da Yu! I was so scared!”

“It’s alright now! Everything is alright now!”

They were reunited with their family members and were crying in each other’s arms.

Xie Huilan shouted. “Hurry up! Quick!”

Liang Chengpeng rolled up his sleeves and rushed forward to help those trapped passengers get down from the mud and debris. Everyone had gotten to safety, and only Dong Xuebing and Liu Dahai are preparing to escape.

But at this moment, the earth shook more vigorously than before. Loud rumbling noises can be heard and sounded like the earth is tearing apart. Dong Xuebing and the rest turned pale and looked towards the mountain. They could see trees falling, and within a split second, the uprooted trees had reached the mid-levels of the mountain. For the trees to be uprooted, it must be another landslide!

Chen Fa shouted. “Chief Dong! Run!”

Everyone started shouting. “Hurry up! There’s no more time!”

“Chief Dong!”

This landslide is bigger than the ones before it. If anyone is caught in this landslide, they will die for sure!

Liu Dahai shouted anxiously. “Chief Dong! You go first!”

Dong Xuebing roared back at Liu Dahai. “Stop wasting time and run! If not, none of us can escape!”

“Chief Dong!”

“Go!”

Suddenly, a rock, about the size of a football, rolled down from the mountain and hit Liu Dahai’s chest! Liu Dahai could not even make a sound, and he collapsed!

“Old Liu!” Dong Xuebing screamed. “BACK 10 Seconds!”

The scenes changed!

Dong Xuebing wanted to remind Liu Dahai to dodge, but what he saw made him break out in cold sweat!

That rock is very near to them. Eight meters… six meters… four meters… It is about to crash into Liu Dahai!

Dong Xuebing knew that if it was ten seconds before, this rock should still be on the mountain, and he will have enough time to get Liu Dahai to avoid it. But now, the time had not returned to ten seconds before. It should be around three seconds, and the only explanation is Dong Xuebing had only three seconds of BACK left and does not have any more chance to use BACK now!

“Old Liu!”

“Chief Liu!”

Not far away, everyone saw the rock flying towards Liu Dahai and shouted out to him!

It’s too late for Liu Dahai to dodge, and he stood there helplessly.

Dong Xuebing had no time to think and pounce forward, pushing Liu Dahai to the ground!

A loud ‘thud’ was heard as the rock hit Dong Xuebing’s back!

Dong Xuebing out blood upon the impact. He had blocked the rock from hitting Liu Dahai with his back!

Chapter 245 – Am I dying?

“Chief Dong!”

“Chief Dong!”

“Watch out!”

Everyone was shouting at Dong Xuebing!

Tears welled up in Liu Dahai’s eyes. He might close to Dong Xuebing, but Dong Xuebing is still his superior and was transferred to the county for around six months. Even if they are close, they are not close enough to sacrifice for each other. Liu Dahai had not expected Dong Xuebing, his leader, to use his body to block that falling rock for him!

Liu Dahai helped Dong Xuebing up. “Chief Dong! Chief Dong! Are you ok?!”

Dong Xuebing coughed and could taste blood in his mouth. “I’m fine… let’s go!”

“You are hurt! I will help you!” The landslide had reached the mid-levels of the mountain, and it was extremely dangerous.

Dong Xuebing pushed Liu Dahai. “We cannot get out if you are holding me! You don’t need to care about me! Go!”

Liu Dahai looked at Dong Xuebing helplessly. “Chief Dong!”

“Just go!” Dong Xuebing was breathing hard as he pushed Liu Dahai.

Liu Dahai took a few steps back and looked at Dong Xuebing. He gritted and started running forward!

Liang Chengpeng shouted to Dong Xuebing. “Xiao Dong! Get out of there! Hurry! The landslide is coming down! Hurry up!”

Dong Xuebing felt his body was going apart from the impact of that rock. He took a few deep breaths and walking quickly behind Liu Dahai. He looked up at the mountain, and the landslide had reached over the mid-levels. Trees were being uprooted, and it was crashing down fast. Within a few moments, it was around one hundred meters away from where Dong Xuebing was standing!

Run! Run! Run!

This is the only thing in Dong Xuebing’s mind!

But at this moment, a couple cried out.

“Where is Niuniu? Why is Niuniu not here?! Niuniu!”

“Have you all seen a girl around six years old? It’s my daughter, and she was trapped in the bus!”

The officer who had escaped replied. “It was too dark on the bus, and we did not notice her! When we climb out, we did not hear your daughter saying anything. She might be…”

The man roared. “Impossible! Niuniu must be still alive!”

The woman cried. “My daughter is still inside! Save her! Someone, please save her!”

Liang Chengpeng replied. “There is no more time! We will not make it back to the bus!”

The man shouted out. “Niuniu! Where are you? Come out!”

Boom… The landslide is nearing… One hundred meters! Eighty meters! Sixty meters! Liu Dahai had jumped down from the mud and debris pile and turned to help Dong Xuebing down. But before Dong Xuebing could reach the edge of the pile, a girl cried out from behind!

“Niuniu! It’s Niuniu!”

Dong Xuebing turned around. He thought there is no one else on the bus, but a six-year-old girl had climbed out of the bus and was standing by the bus door. She must have fainted from the lack of oxygen when Dong Xuebing was rescuing them. That’s why no one realized she was left on the bus. Niuniu looked at the mud, debris, and rocks tumbling down from the mountains, and was crying!

Liang Chengpeng and a few officers immediately grabbed the young couple to stop them from rushing forward. “There’s no more time!”

The woman cried out. “Niuniu! No! No!”

Niuniu wiped her tears. “Mum! Dad! Save me!”

“Niuniu!”

Yes. It’s too late. The girl is too young, and she can’t run to safety by herself. Even if she can run, she will not make it before the debris and mud engulf her, let alone someone to run over to her and bring her to safety!

Niuniu’s mother cried. “Please… I beg you all! Please save my daughter!”

Niuniu’s father struggled. “Let go of me! Let me save her!”

Liu Dahai shouted. “Chief Dong! Come down! Hurry!”

Everyone knows it’s too late to save that girl, and even Niuniu’s parents realized this. They collapsed on the ground, crying. Everyone sighed as they looked at them. Even if deities or god appear now, it will still be too late.

But the next moment, something shocking happened!

Dong Xuebing did not jump down from the mud pile. He turned and started running back to the tour bus!

Xie Huilan was stunned!

Cao Xupeng was stunned!

Liang Chengpeng was stunned!

Niuniu’s parents and everyone there was stunned!

“Chief Dong!”

“Chief Dong! Don’t go!”

“Come back! There’s no more time!”

Xie Huilan turned pale and shouted angrily. “Xiao Dong! Get back immediately!”

“Chief Dong!”

The landslide had covered half of the mountain and was about to reach the foot of the mountain! The area where Xie Huilan and the rest stood were safe. But the tour bus and that little girl is right in the path of the landslide!

Fifty meters!

Forty meters!

Thirty meters!

It’s too late!

“Chief Dong! Come back!”

Dong Xuebing ignored everyone and shouted to the little girl. “Hurry and run over here!”

Niuniu heard it and started running towards Dong Xuebing!

Dong Xuebing bent over and carried Niuniu up. But when he was about to run back, he realized the landslide is only about twenty meters away from him!

That’s it!

It’s too late to do anything!

“Chief Dong!”

“Niuniu!”

Ten meters…

Eight meters…

Dong Xuebing took a deep breath. In his heart, he wonders if he had made the right decision, but it’s too late to regret it. Dong Xuebing used all his remaining strength to throw Niuniu towards the county’s leaders. “Catch her!”

Six meters…

Five meters…

Crash!

The little girl landed near the edge of the mud pile, and Liu Dahai, who was the nearest, ran over and carried her to safety!

“Chief Dong!” Liu Dahai’s voice was hoarse from shouting.

Tears were flowing.

Liu Dahai, Chen Fa, the injured passengers, and even Liang Chengpeng were crying.

Dong Xuebing forced an ugly smile and waved at them. It’s too late to say anything.

Three meters…

Two meters…

The mud and debris had reached!

Everything was covered in an instant!

Chapter 246 – Hospitalize again!

“Chief Dong!”

“Chief Dong!”

“Xiao Dong!”

Mud and debris are flying all over the place…

The landslide was like a huge wave of mud and debris, swallowing everything in its path!

After a while, it quiets down, and the torrential rain is easing. The mud and gravel became two meters thicker and had reached where the crowd was standing. But no one cares about it. Xie Huilan and Cao Xupeng were still staring at the spot where Dong Xuebing disappeared. Liang Chengpeng took off his raincoat and threw it on the ground in frustration. Chen Fa, the other officers, and the rescued passengers were crying and shouting Dong Xuebing’s name. All the trapped passengers were rescued, but Dong Xuebing is gone!

There was nothing on the thick mud and gravel!

A few Hui Tian Village Station Officers sat down on the ground helplessly. He is gone! He is gone forever!

Liu Dahai stood there looking at the spot where Dong Xuebing disappeared for a while. Suddenly, he looked around and grabbed a shovel before running forward!

“Chief Liu! What are you doing?” Two officers grabbed Liu Dahai.

Liu Dahai struggled. “I want to save him! Chief Dong is still under the mud!”

The officer said. “You cannot go! The layer of mud and debris is not stable! You might die!”

Liu Dahai gave them a stare. “Let go of me! Chief Dong had saved my life, and my life belongs to him! What’s there to be afraid?!” Another officer rolled up his sleeves and tried to rush forward. But he was stopped by the rest of the rescuers.

Liang Chengpeng roared. “Calm down!”

Xie Huilan shouted. “Why are the rescue vehicles not here yet?! Call them! Call them immediately!”

An officer from the Public Security wiped his tears and took out his phone and called the emergency services. “Hello? Where are you? Huh? At the south junction? The road condition is bad?” Before the officer can say anything, Cao Xupeng snatched the phone and roared. “Is this your efficiency? Ah? Stop finding excuses! If you all can’t reach the scene within 5 minutes, all of you will be fired! You hear me?!”

One minute…

Two minutes…

Liang Chengpeng was pacing up and down. “Send the injured away first!”

Chen Fa and the officers walked towards the passengers unwillingly.

But the rescued passengers shouted. “We will not leave until Chief Dong is rescued!”

The old lady wiped her tears. “I will not leave! Chief Dong will be fine! He will be fine!”

All the rescued passengers and their family members refused to leave and were staring at the spot where Dong Xuebing stood before he disappeared. All of them saw what Dong Xuebing did for them. Without Dong Xuebing, all of them will be dead on the tour bus! But all of them knew Dong Xuebing couldn’t survive!

Is Dong Xuebing still alive?

Dong Xuebing can be considered barely alive.

At the final moment, before the landslide reached Dong Xuebing, he used all his strength to move towards where the little girl was standing. It was where the tour bus door was located. Mud and gravel were seeping into the bus, and Dong Xuebing dive in headfirst, like a swimmer, through the bus door. But before he could get into the tour bus, the landslide reached him. The impact of the rocks, debris, mud, etc. broke both his legs before Dong Xuebing could get into the bus.

Mud is everywhere around Dong Xuebing, and more mud is seeping through the bus door. The space available for Dong Xuebing is getting lesser and lesser.

Dong Xuebing wanted to stand up, but his legs are broken, and he could only crawl towards the bus door. He used a passenger chair to block the door, slowing the amount of mud entering the bus. After that, he laid there in the darkness and sighed. He closed his eyes slowly, to wait for death to come.

The wet mud and gravel had reached Dong Xuebing’s chest, and there is not enough air on the tour bus.

10 minutes. Dong Xuebing should only have 10 minutes left! Even if there is the air on the bus, he will also be drowned by the mud!

Dong Xuebing was trying to lift his head and suddenly regretted his actions. He still has not accomplished many things in life. He still wants to be promoted to Section Chief. Is it worth exchanging his life for a few villagers? If a reporter were to interview him now, he would say it is worth it. Yes, Dong Xuebing felt it is not worth it now, as he is still young, not married, and still have a long way to go. It is not worth killing oneself for others!

Dong Xuebing felt he is too impulsive and rash.

But if given a chance, Dong Xuebing will still choose to save people.

Dong Xuebing is not the type of person who can think rationally. When he got carried away, he will not care about anything. When he was saving the passengers, he had not thought about the consequences and will regret afterward. If he sees any people in danger, he will still step forward, or he will still be regretting not saving others!

To a certain extent, Dong Xuebing is a contradicting person.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

That broken passenger seat cannot stop the two meters of mud and gravel from entering the bus. The mud on the bus had reached Dong Xuebing’s neck, and he is having difficulties breathing. His lungs were burning and tried standing up with his broken legs, despite the pain.

Six minutes…

Eight minutes…

Ten minutes…

Time passes slowly, and Dong Xuebing’s life is coming to an end.

When someone is dying, they will start to think about their lives. Dong Xuebing thinks that if given a chance, he will choose to be selfish, and just enjoy his life before he dies. Official? He must get promoted as fast as possible! Wealth? He must make as much money as possible! Wife? He must get as many wives… Errr… He cannot have too many wives, or it will get messy. Yes… Xie Huilan, Qu Yunxuan, and Yu Meixia. Three wives are enough. Dong Xuebing felt he is quite optimistic. He is dying and still has time to think about this nonsense!

Eleven minutes…

Twelve minutes…

The mud reached Dong Xuebing’s neck again and had almost flooded the bus.

Climb out through the bus door? There is a two meters thick layer of mud and gravel above the bus and Dong Xuebing will be killed!

Wait on the bus for help? There is no more air, and he will still die!

Dong Xuebing is starting to breath faster and is gasping for air. He could not feel any oxygen entering his lungs and start to feel giddy. He is losing focus, and he finally blackout. Dong Xuebing fell into darkness, and he had experienced this feeling during the traffic accident and getting shot in the head previously.

Am I dead?

Sigh… I should be dead.

Dong Xuebing does not know how long it was, and he suddenly heard shouts beside him.

“He is waking up!”

“Quick! Get the doctor! Get the doctor!”

“Xiao Bing!”

Dong Xuebing had no strength to open his eyes, and he felt soreness and pain all over his body. When he heard the shouting and cries, he was stunned. Eh? Am I still alive? After a while, Dong Xuebing finally mustered enough strength to open his eyes. He looked around him and saw he is in the hospital. Beside him are medical equipment, and his mother, Luan Xiaoping, is crying beside him. There are a few doctors and nurses around the bed, checking his vitals.

Luan Xiaoping cried. “Xiao Bing, can you hear me?”

Dong Xuebing forced a smile. “I…, I am not deaf.” He still could not find the strength to speak properly.

Luan Xiaoping covered her mouth and was sobbing.

Dong Xuebing said. “Mum… I said before… I am lucky… and will not die… easily…”

“You nearly scared me to death!”

After that, Dong Xuebing drifted back to sleep, and still have a few dreams. When he woke up again, the sky is dark. He opened his eyes and felt much better. At this time, Luan Xiaoping entered the ward with some fruits. Dong Xuebing weakly asked. “Mum, what hospital is this? This ward is quite spacious. Yan Tai County’s People Hospital does not have such good wards.”

Luan Xiaoping’s eyes turned red. “This is Beijing Jishuitan Hospital.”

Dong Xuebing was surprised. “How come I am in Beijing?”

“What do you think? You are in a coma at Yan Tai County’s People Hospital, and the hospital had even issued a notice of the critical condition. The doctors at the hospital suggest transferring you to Beijing’s hospitals for treatment.” Luan Xiaoping sniffled. When she signed the notice of the critical condition, she almost broke down. “You thought it happened this morning? You are in a coma for three days!”

Dong Xuebing was shocked. “So long?”

Luan Xiaoping replied. “The doctors said you are lucky to be alive. If it were someone else, they would have died.”

Dong Xuebing asked. “Oh, how did I get out of the bus?”

The rain stopped after Dong Xuebing got trapped in the bus, and the rocks and debris stopped falling from the mountain. The rescue vehicles arrived and dug a path to the tour bus. The rescuers managed to pull Dong Xuebing out from the mud, and if they were later by one or two minutes, he would have died!

Dong Xuebing was overjoyed!

“What injuries have I suffered? How come I cannot move my legs?”

“Fractures.”

“Huh? Will I suffer from any condition resulting from my injuries?”

“I don’t think so. The doctor says you will recover after two months of rest.”

“Oh… That’s great.” Dong Xuebing moved his arms, and they are fine. But now, it is his legs that can’t move.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone kept ringing.

Luan Xiaoping is used to it, and she answered. After telling the other party about Dong Xuebing’s condition, she hangs up. In the next hour, more than a dozen phone calls are asking about Dong Xuebing’s condition. The people in Yan Tai County should have received news that Dong Xuebing is out of danger and is calling to find out more.

Dong Xuebing did not answer any calls and asked his mother to thank them for their concerns.

Dong Xuebing saw a copy of the Provincial newspaper on the table beside him, and the headlines is an article about him. He reached out for it and started reading it. The report shared the details of how Dong Xuebing saved the trapped passengers with a shovel in the middle of a landslide.

Suddenly, Dong Xuebing’s mother looked at him. “It’s Chief Liang.”

“I got to answer this call.” Dong Xuebing took the phone from his mother and answered. “Hello, Chief Liang. I am Xiao Dong.”

“You… had done a great job!”

Dong Xuebing laughed. “Sorry to make you worry.”

Liang Chengpeng was relieved to hear Dong Xuebing’s voice. “It’s great that you are well. You had done well this time. It’s seven lives, and you saved them all. Do you know that what you did is published in our Provincial newspaper? Even the Provincial TV station reported about your deeds. It even made a special episode about you, detailing your contributions in the hostage case and saving the man jumping from the building.”

Dong Xuebing was overjoyed. “That’s great.”

“You deserved this honor. Take care of yourself, and I will help you get the credit after you return!”

“Err… Is it second-class merit or first-class merit?”

“You… Hahahaha… The City Government had praised you, and it’s a first-class merit award!”

During this peaceful time, it’s extremely difficult to get a first-class merit award. Many people with significant contributions could not get this award, and this piece of news got Dong Xuebing in a good mood. His achievements consist of a first-class merit award, second-class merit, and third-class merit, and he is one step closer to getting nominated for promotion. “Thank you, Chief Liang. I will get well and return to work at the frontlines as soon as possible!”

Liang Chengpeng quickly stops Dong Xuebing. “Stop… The County Government had given you three months to recuperate and don’t think of coming back during this period!”

“Err… Yes. I understand.”

“Alright. I shall not disturb your rest. Hahaha… You have done our Public Security proud!”

After hanging up, Dong Xuebing’s phone rang immediately. He looked at the number. It is Liu Dahai.

Dong Xuebing laughed and answered. “Old Liu, it’s me.”

Liu Dahai paused for a second and asked with a hoarse voice. “How are you now?”

“Haha… It’s just some minor injuries. My upper body is fine, and I had only broken my legs.”

“Chief Dong, I… I…”

“Stop beating around the bush and say what you want. I am waiting to hang up and eat fruits. Hahaha…”

Liu Dahai gritted and said. “Chief Dong, I owe you my life and let me know if you need me in anyways!”

Dong Xuebing laughed. “Alright… Stop talking about this. I might not be able to return to Yan Tai County these few months. You must work hard, and don’t mess up!”

“Don’t worry!”

After hanging up, Chen Fa, Deputy Team Leader Feng, Qin Yong, Tang Jin, Dong Xuebing’s relatives, and friends called. But Dong Xuebing did not answer all the calls as he was still very weak, and he asked his mother to help him answer the calls. He also wondered why Xie Huilan had not called him and did not even ask about him.

In the end, Dong Xuebing can only call Xie Huilan.

The line got through, but the other party did not say a word.

“Hello? Mayor Xie?”

“……”

“Errr… I am Xiao Dong. Ermmm… I am calling to report my condition to you. I am fine now.”

“……”

Dong Xuebing knew Sister Xie is angry with him and quickly said. “Sorry… I am sorry… this time… err… you are also at the scene, and if I don’t go and help them, they will all die. I… I promise I will stay away if I encounter such situations again, ok?”

Xie Huilan finally replied. “You are very capable now. Everyone in the County knows who Chief Dong is.”

“Sister Xie, I’m sorry. I will not do it again.”

“You are not in the wrong. I am the one who is in the wrong. I should not help you get a transfer here!”

“Ah… Don’t be angry, please… I am alright now.”

Xie Huilan smiled and replied. “Yes. You are alright. You had only broke both legs, scratches all over your body, got into a coma for three days, and almost died. Haha, you are alright… these are all minor injuries, right?”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “Sorry to let you get worried about me.”

“Haha, I am not worried. You are Chief Dong. Even ten armed convicts cannot beat you. Bullets will not hit you, rocks can’t hit you, and even landslides cannot do anything to you. Hahaha… why should I get worried about you? Even if you are thrown into the pacific ocean today, you will be alive and kicking in front of me tomorrow!”

Dong Xuebing’s face turns red. “Stop poking fun at me. This time is an accident.”

“Alright… I got to go to a meeting.”

“Don’t be angry with me, please. I will not fall asleep if I know you are angry with me.”

“I am not angry.”

“If you are not angry, you will not speak to me in this tone.”

“What do you want me to say? Do you want me to tell you that I barely ate anything because I am worried about you? Are you expecting me to tell you that I slept less than three hours over the last two days because of you? Are you expecting me to tell you that I called the hospital several times to ask about you?”

Dong Xuebing was touched to know Xie Huilan was so worried about him.

Xie Huilan calmed down slightly and said. “I need to go to a meeting. Take care of yourself.”

“Ok. You should also take care of yourself. I am fine.”

“Rest well. I will deal with you when you return to Yan Tai County!”

“Huh… You can do anything to me, but please don’t remove me from my position.” Xie Huilan had mentioned this previously.

“Hehe… You are still concerned about your title at this time?!”

After hanging up, Dong Xuebing laid on the bed, looking at the ceiling.

It’s good to be alive!

Translator’s note:

Beijing Jishuitan Hospital

Chapter 247 – Sleep!

The morning sun shone in brightly through the windows the next day.

A few sparrows were singing on the branches of the trees outside.

Dong Xuebing woke up and moved his shoulders. He felt much better compared to yesterday. But when he remembered he would have to spend the next three months in the bed, he is relaxed but bored. At this time, a young nurse entered the ward with a tray. She gave Dong Xuebing an injection, and Luan Xiaoping entered with breakfast after the nurse left. Dong Xuebing noticed his mother had dark rings around her eyes and looked exhausted.

“Mum, go back to Yan Tai County.”

“How can I leave you alone? I am fine.”

“I am alright now. You had been taking care of me for the past few days and should take a break.”

“How are you going to take care of yourself?”

“I am a grown-up. This minor injury is not a problem for me.” Dong Xuebing knew his mother is not healthy, and her blood pressure must have gone up over the past few days. “Don’t worry about me. The officer who sent me here is still around? I will ask him to send you back. I am fine now. If you are worried about me, I will call Aunt Xuan later and ask her to take care of me.”

“But you…”

“Listen to me.”

After persuading Luan Xiaoping for a long time, she finally agreed.

After changing his dressing in the morning, Dong Xuebing talked to his mother for a while more before she is willing to leave.

Dong Xuebing was finally alone in his ward. Leg injuries are different from arm injuries. Although Dong Xuebing’s arms had not fully healed, he can move and do lots of things, like holding a urinal and feed himself. He does not need someone to take care of him like that time when he injured his arms. That’s why Dong Xuebing did not want to trouble Qu Yunxuan. After all, if Qu Yunxuan knew he had almost died, she will get worried and will give him a scolding. Dong Xuebing was lectured by his mother and Xie Huilan yesterday and did not want to get another lecture again.

But it was not as what Dong Xuebing expected.

At 10 am, the ward door was push opened suddenly!

Dong Xuebing saw a woman with a pair of skinned-colored stockings in black high heel, sexy thighs, and dark brown skirt rushing into the ward. She was wearing a white blouse, had a long neck, pretty features, and her hair was tied into a bun. Dong Xuebing stared at her speechlessly for about a second. The beautiful woman in front of him is Qu Yunxuan. Tears had welled up in Qu Yunxuan’s eyes as she looked at Dong Xuebing.

“Errr… Why are you here?”

“Why didn’t you tell me?”

“Uh… I don’t want to worry you. Did my mother call you?”

Qu Yunxuan did not answer Dong Xuebing and walked up to him. She examined Dong Xuebing’s legs, and Dong Xuebing knew she is going to scold him. He closed his eyes as he waited for the scolding. But the ward was silent. The next moment, Dong Xuebing felt something ticklish on his arm. It felt like a drop of water, and Dong Xuebing opened his eyes. He got a shock and quickly said. “Ah… why are you crying? I am fine.”

Qu Yunxuan cried. “You call this fine?”

“It’s only fractured, and it will heal after two months.”

Qu Yunxuan wiped her tears. “Do you want to scare me to death? Huh?”

Dong Xuebing waved his hand. “No… No…”

Qu Yunxuan was agitated. When she knew Dong Xuebing was buried alive in a landslide and was in a coma for three days, she panicked. Dong Xuebing had not called her even after he woke up. If Luan Xiaoping did not call her to ask her to take care of Dong Xuebing, she was still unaware. Recently, she had been busy with the Auction Company in Beijing and did not read the Hebei newspaper.

Dong Xuebing spent the next few minutes coaxing Qu Yunxuan, comforting her.

After Qu Yunxuan composed herself, she touched Dong Xuebing’s face lovingly.

Dong Xuebing could feel Aunt Xuan was still worried about him and said. “Aunt Xuan, don’t be like this. I am lucky and will live until eighty years old. Hehe… We had not met for almost two months, and I miss you. Let’s have a chat.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “What’s there to talk about? I feel like giving you a beating now!”

“Huh? I am a patient now. How can you do this?”

“Who asked you to try to be a hero?!”

“Let’s talk about something else.”

Qu Yunxuan ignored Dong Xuebing, and although she looked angry, she did not stop caring for him. She took a clean towel into the bathroom and wet it with hot water. She used the towel to wipe Dong Xuebing’s face, arms, and body. After that, she took the hot water flask out to refill it with hot water. When she returns, she poured a cup of hot water and fed it to Dong Xuebing.

“I can move my hands. Let me hold it.”

“Open your mouth.”

“You don’t need to feed me.”

“You want me to give you a beating? Open up!”

Dong Xuebing opened his mouth helplessly and drank the water.

Qu Yunxuan has a beautiful face and might look unapproachable. But underneath her appearance, she is very homely, and she likes to do household chores like washing clothes, cooking, etc. She can take care of others better than Dong Xuebing’s mother.

Qu Yunxuan helped Dong Xuebing wash his socks, fed him medicine, clean him, etc.

Since Qu Yunxuan arrived, she had not stopped taking care of Dong Xuebing.

After Dong Xuebing injured his arms, he got to live like a king again. No words can describe this treatment. With Aunt Xuan around, Dong Xuebing does not even need to lift a finger. He laid on the bed and said. “Aunt Xuan, I want to smoke.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “Smoke? You want me to give you a beating?!”

Dong Xuebing replied pitifully. “Just one cigarette, ok? Only one.”

“Not even a puff! The doctor said that you could not touch cigarettes and alcohol!” Qu Yunxuan stood up and hung the clean clothes and socks on a clothing line in the ward. She looked at Dong Xuebing and said. “Your mother had asked me to take care of you. Don’t even think of touching cigarettes and alcohol until you recover!”

Dong Xuebing smacked his lips. “Smoking has nothing to do with fractures.”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s nose. “Listen to me and get well soon.”

Dong Xuebing grabbed Qu Yunxuan’s hand from his nose and held it. “Aunt Xuan, why is your complexion getting fairer and smoother?”

Qu Yunxuan blushed and smiled. “Nonsense.”

Dong Xuebing caressed Qu Yunxuan’s hand. “Really. Look, your hands are so smooth.”

“Hehe…” Qu Yunxuan pulled her hands back and poked Dong Xuebing’s head playfully. “You are saying this to make me happy. I am almost 30 years old, and I’m lucky not to have wrinkles. Good complexion? Haha… How come I can’t see it?” Qu Yunxuan had taken good care of her complexion, and her skin is fair and smooth.

Dong Xuebing rolled his eyes. “Save it. You don’t admit, but I know you must be jumping with joy in your heart.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “Idiot!”

“Err… let me look at your leg’s complexion. I want to see if your complexion there is smooth too.” Dong Xuebing shamelessly reach out for Qu Yunxuan’s leg. It’s been a while since he had touched her legs. It’s still so soft and smooth.

Qu Yunxuan blushed. “Pervert! Stop it, or I will hit you!”

Dong Xuebing ignored her and continue caressing her legs.

Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s hand lightly. “Stop it, or I will get angry!”

“Uh… why are you always angry or wanting to hit me whenever you see me? Do I look like a bad person to you?”

Qu Yunxuan laughed and flicked Dong Xuebing’s nose. “What do you think? Your hands are all over me whenever you see me.”

Dong Xuebing laughed. “But, I think you enjoy it.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a playful slap to the back of his head. “When did I enjoy it?!”

Dong Xuebing had not met Qu Yunxuan for a while. But Aunt Xuan is still the same. She still cares and dotes on Dong Xuebing. Dong Xuebing had been worried that someone might snatch Qu Yunxuan away from him. After all, Qu Yunxuan is very pretty and should have lots of suitors.

In the afternoon, Qu Yunxuan borrowed a wheelchair from the nurse station and pushed Dong Xuebing downstairs for an x-ray.

At night, Qu Yunxuan fed dinner to Dong Xuebing and helped him change.

Dong Xuebing said. “Xuanxuan, you should go back and rest. You don’t need to accompany me here.”

Qu Yunxuan straightened Dong Xuebing’s collar and smiled. “What happens if you want to go to the toilet at night? What if you are thirsty at night? You cannot move your legs, and it’s inconvenient for you to do anything. How can I leave you alone in the hospital? I will stay in the hospital these few days with you. Just let me know if you need anything.”

Dong Xuebing replied. “That makeshift bed in the ward is too small. How can you sleep on it?”

Qu Yunxuan brushed Dong Xuebing’s hair. “Why not? You want the hospital to provide you a queen size bed for you?”

“What about the company?”

“The Spring Auction had ended, and there is not much work in the company. I will just give them a call tomorrow.”

“Fine. But you cannot be accompanying me every day. My legs will need at least two months to heal, and you can’t be not returning to the company for two months.” Dong Xuebing said. “My legs are in the cast, and we have nothing to do in the hospital. How about pushing me in a wheelchair around Beijing tomorrow? We can go to the company, or even visit Ruili for stone gambling. The theme for our next auction is jade, right?”

Qu Yunxuan grumbled. “You have just been warded, and you are thinking of going out? We will talk about this another time.”

Dong Xuebing was bored of staying in the hospital. “I will be bored to death if you ask me to remain in the ward for so long.”

Qu Yunxuan ignored Dong Xuebing and pushed a piece of orange into his mouth.

At night, the Orthopedics ward quiets down, and the lights of all wards were switched off.

Dong Xuebing looked at the small and narrow foldable bed on the floor and was worried Qu Yunxuan might fall off the bed at night. He said. “Don’t sleep on that bed. My bed is more comfortable and is big enough for both of us if we squeeze a bit.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “Idiot, are you up to something again?”

Dong Xuebing cleared his throat. “No… I just don’t want you to suffer. Come…”

“People might see us, and there will be gossips.”

“It’s so late at night, who can see us? Hurry up.”

Qu Yunxuan sighed and gave in to Dong Xuebing. she climbed onto Dong Xuebing’s bed and sat by the side. “Only for today. Tomorrow I will sleep over there, understand?”

“Fine. Help to move me to the side.”

After Dong Xuebing moved his body against the wall, he looked at the person lying beside him.

Under the dim moonlight, Qu Yunxuan slowly unbuttons the top two buttons of her blouse. She hesitated for a while and looked at Dong Xuebing. Indeed. Dong Xuebing was staring at her, and she could feel her face turning red. She covered her chest with her hands and gave Dong Xuebing a stare. She quickly turns her back against Dong Xuebing and unbuttons the rest of the buttons.

Dong Xuebing said disappointingly. “We are like married couples, and what’s there to be shy?”

“Rubbish. Who is your wife? You want to get a beating from me?”

“Hehe… who was the one who called me dear?”

Qu Yunxuan got mad. “I will tear your mouth if you dare to say another word! Idiot! You only know how to take advantage of me!”

Qu Yunxuan took off her blouse and started to take off her skirt. “Stop looking at me! Turn your head around.”

Dong Xuebing mumbled a reply. “Ok… I will not look at you.”

Qu Yunxuan pushed her skirt to her knees with her back-facing Dong Xuebing and sat on the bed to slide her skirt off her long legs.

How can it be possible for Dong Xuebing to not look at this sexy scene?

Qu Yunxuan starts to take off her stockings. She stood up and pushed her stockings to her thigh level and sat down again to push it further down her legs. She bent her left leg and pulled her stockings out from the toes. After that, she did the same with her right leg and remove her stockings completely. Qu Yunxuan then folded her clothes neatly and placed it on a chair.

Dong Xuebing’s heart was pounding and quickly close his eyes to pretend to be sleeping.

After a while, Dong Xuebing felt his blanket was lifted, and a warm body got under it. “Sleep early.”

Dong Xuebing looked down, and his eyes opened wide. “Why are you still wearing your bra? Don’t you feel uncomfortable?”

“I was in a rush to come here and forgot to bring pajamas.” Qu Yunxuan’s back was facing Dong Xuebing.

“Just remove it then.”

“You think I am shameless like you?”

Dong Xuebing felt the time is ripe and moved his body closer. He buried his head in Qu Yunxuan’s hair and hugged her from her back.

Qu Yunxuan quickly held on to Dong Xuebing’s hand. “What are you doing?!”

Dong Xuebing whispered into Qu Yunxuan’s ears. “Xiao Xuanxuan… It’s been a while since we do ‘that.’”

“I knew you are up to something!” Qu Yunxuan turned to Dong Xuebing and gave him a stare. “You can’t move your legs, and how are you going to do ‘that’?”

“I can’t control it any longer.”

“No… Wait… until you are well.”

“Ah… Aunt Xuan… I don’t feel good.”

“Idiot! You think I will not beat you?” Qu Yunxuan made an angry face and pinched Dong Xuebing’s arm. “If you dare to take advantage of me again, I will get angry! Just concentrate on getting well and stop thinking of those things!”

Dong Xuebing was frustrated and closed his eyes, refusing to say a word.

“Xiao Bing?”

“……”

“I am talking to you!”

“……”

Qu Yunxuan pushed Dong Xuebing lightly. “Stop pretending. I am doing this for your good.”

“……”

“Xiao Bing!”

“……”

After a long pause, Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s arm. “Fine! I will let you do whatever you want to me, ok?”

Dong Xuebing opened his eyes and smiled. “You are the one who said it.”

“Pervert!” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s arm again. Maybe she had owed Dong Xuebing a lot in her previous life, and she could not reject Dong Xuebing’s requests. She thought for a while and reached under the blankets to remove something. After that, she sat up and looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan and asked. “Errr… how are we going to do it?”

“How should I know? You are the one who wanted it.”

Dong Xuebing is horny, but he cannot move his waist and legs. “Can you think of something?”

Qu Yunxuan smiled wryly. “You are embarrassing me” She hesitated for a while and moved the blanket aside, before moving her leg over to the other side. She is straddling Dong Xuebing and felt embarrassed in this position. She turned her head towards the window to avoid looking at Dong Xuebing.

“Can you don’t look at me?”

“Why?”

“This position is too…”

“This is quite good. Xuanxuan, you are so pretty.”

“……”

“Hurry up. I can’t wait!”

Qu Yunxuan is a conservative woman despite her age. She is still reserved and shy even though this is not her first time doing ‘that’ with Dong Xuebing.

“You… close your eyes first.”

“Ah… hurry up. Why must I close my eyes?”

“I feel uncomfortable when you look at me.”

Dong Xuebing can’t wait and said. “Alright… my eyes are closed now. Come on.”

Qu Yunxuan blushed and said. “If I know you open your eyes to look at me, I will hit you.”

“Just hurry up.”

“Ahh….”

Dong Xuebing groaned as Aunt Xuan lowered herself.

Ten minutes…

Twenty minutes…

Thirty minutes…

Qu Yunxuan collapsed on Dong Xuebing’s chest, panting. Dong Xuebing is not tired because it was Aunt Xuan doing all the work, and he did not even move an inch. It’s because he cannot move. After resting for a while, Qu Yunxuan pulled the blanket over to cover them. She gently stroke Dong Xuebing’s hair with a satisfied look on her face.

“Xuanxuan, is your waist, alright?”

“You almost tortured me to death.”

“Haha… you are the one torturing me. I did not do anything.”

After they finished doing ‘that,’ Qu Yunxuan was not so shy and reserved. She held Dong Xuebing’s face and kissed him. “Earlier, when we are doing that, I was afraid of hurting your legs. I will allow you this time only. Don’t ask for more tomorrow.”

Dong Xuebing nodded and hugged Qu Yunxuan’s naked body.

Qu Yunxuan giggled and kissed Dong Xuebing’s forehead. “Goodnight, my precious baby.”

Dong Xuebing does not like Qu Yunxuan calling him this. “What did you call me?”

Qu Yunxuan knew Dong Xuebing likes to be called ‘Big Brother’ despite being much younger than her. She pushes Dong Xuebing’s hand away and whispered into his ears. “Hao Ge Ge (Brother)… can I sleep now?”

Dong Xuebing nodded with satisfaction. “Alright. Good night.

“You ah…” Qu Yunxuan laughed and pinched Dong Xuebing’s cheeks, before hugging him to sleep.

Translation notes: Hao Ge Ge is a term used by lovers, and translated to ‘Good Brother.’

Chapter 248 – Jade!

Next day. Morning.

The Summer sun was shining brightly, and a few dragonflies were flying around the pond.

In the garden of Beijing Jishuitan Hospital, the patients and nurses were envious and admiring a pretty woman pushing a wheelchair. She was wearing high heels and was strolling in the garden, pushing an ordinary-looking man in the wheelchair. They were chatting and joking happily, and these two people are Qu Yunxuan and Dong Xuebing.

“Aunt Xuan, how was the Spring Auction?”

“Hehe, didn’t I tell you over the phone?”

“I am talking about the exact figures.”

“Yes. The standard practice is to make payments within one to two weeks after the auctions, and we had just collected our commission.”

“How much did we make?”

“Haha… Our Auction Company has around 9 million worth of assets, and then you bought a Mercedes Benz for me. After deducting some expenditures, our asset is around 7 million. But because of our successful first Auction, our company become famous in the industry, and many people approached us to sell their items for them in our Spring Auction. Now, our total asset is around 12 million.”

Dong Xuebing was surprised. “So much? That means we are now multi-millionaires?”

Qu Yunxuan smiled proudly. “That’s right. It feels like a dream. Hahaha.”

“Ah… I didn’t expect to be a multi-millionaire!”

Qu Yunxuan and Dong Xuebing were still ordinary folks one year ago. Aunt Xuan’s family conditions are slightly better. She is an Office worker, getting a few thousand months. But Dong Xuebing and his mother were penniless, and for a while, they can’t even have enough for their meals. But one year later, Qu Yunxuan and Dong Xuebing are a millionaire with over 10 million worth of assets.

Dong Xuebing proudly exclaimed. “This is not enough. Our next target is 20 million.”

Qu Yunxuan rolled her eyes. “You think it is so easy?”

“Did you forget that I know stone gambling? Let’s go to your office to discuss.”

Since Dong Xuebing had returned to Beijing and have two to three months of free time, his first thought is to make money. This will make Aunt Xuan happy, and he will have more spare cash to spend. Dong Xuebing still wanted to buy a big mansion in the future, and he might need money for him to progress in his career with the government.

Dong Xuebing will be bored to death if he doesn’t find something to do in the following months.

Yun De Auction Company.

Top floor. Qu Yunxuan’s office.

Qu Yunxuan announced. “Let me introduce. This is Mr. Dong Xuebing, and he will be in charge of the upcoming Jade Auction.”

Dong Xuebing smiled and nodded to the rest of the staff.

The staff consists of mostly middle-aged men, and there were looking at each other.

Qu Yunxuan had no intention of getting their opinions and had held this meeting to make this announcement.

Yun De Auction is still a small company, and all the staff had just joined. Most of them still do not know about the relationship in higher management. They were unhappy when Manager Qu appointed a newcomer to be their supervisor. But all of them could them Manager Qu is very close to that man in the wheelchair from the way they entered the room. That’s why no one raises any objections.

Dong Xuebing did not say anything.

In Yan Tai County, Dong Xuebing is a bigshot. But when he is with Aunt Xuan, he will tone down his imposing manner of a leader. Maybe it is because Qu Yunxuan had taken care of him for too long, and she is like an elder to him.

After the meeting, Qu Yunxuan called out to one of the staff to remain. It is an old man with lots of age spots on his face.

Qu Yunxuan introduced. “Xiao Bing, this is Teacher Wei. He is an expert on Jade stones.”

Dong Xuebing extended his hand. “Nice to meet you.”

Qu Yunxuan continued. “Xiao Bing is also very good in stone gambling.”

Teacher Wei shook Dong Xuebing’s hand politely, but he thought nothing about him. In China, seniority is important, and Dong Xuebing is very young. Stone gambling is mainly depending on luck, and no one can claim they are experts!

After introducing them, Qu Yunxuan smiled and said. “Alright. Let’s talk about your plans.”

Dong Xuebing replied. “The plan is nothing special. We will just go to Ruili for stone gambling. Let’s go together.”

Qu Yunxuan said without thinking. “No! How can you travel in your current condition? What if you encounter some mishap on the way? How am I going to answer to Sister Luan?”

“Eh, what can happen to me?”

“No.”

Dong Xuebing shrugged his shoulders. “Then tell me what I should do?”

Qu Yunxuan thought for a while and turned to Teacher Wei. “Is there any stone gambling places in Beijing?”

Teacher Wei smiles awkwardly. “Yes, but the quality of the stones there is not good. Most of their stones are unwanted stones from Ruili and Myanmar. It will be a miracle if someone can find a piece of good jade out of ten stones. Manager Qu, the Jade Auction is nearing, and we don’t have time to acquire good jades from the people, not even the ice grade jade. Every year, there are many Jade Auctions in Beijing, and how many good pieces of jades have you seen? Even if there are good jades in Beijing, no one will sell them.” There’s something which Teacher Wei had not said. Even if someone wants to sell their ice grade jade, they will not choose Yun De Auction Company.

Qu Yunxuan picks up a cup of water and fed it to Dong Xuebing. “Do you have any ideas?”

Teacher Wei shook his head. “I had objected to holding a Jade Auction initially. Many people do not want to hold this type of Auction for a long time. Even those big Auction Houses in Shanghai and Hong Kong avoided this type of Auction. Why? Because good jades are rare, and very few people are willing to put their jades up for auctions. This is a very difficult market to enter.”

Qu Yunxuan used a handkerchief to wipe Dong Xuebing’s mouth and said. “Haha… That’s why we need to go for stone gambling.”

“But the risk…” Teacher Wei sighed. “The risk of stone gambling is high, and the whole company might close down because of it.”

Qu Yunxuan laughed. “That’s why I brought Xiao Bing over.”

Teacher Wei asked curiously. “Mr. Dong, how confident are you?”

Dong Xuebing waved his hand. “Just call me Xiao Dong will do. Errr… how confident am I? I can just say that we will not suffer any losses.”

Teacher Wei shook his head in his heart. This young man is too boastful.

Qu Yunxuan kept her handkerchief and smiled. “We have already advertised, and everyone knows about it. But now, we have only a few low-grade jade ornaments, and should not fetch good prices. My initial plan is to ask Xiao Bing to get a few ice grade or glass grade jades for us. This way, we will not only earn money and also increase our reputation.”

Teacher Wei was speechless. Ice grade? Glass grade? You think it is so easy to find these jades?!

Qu Yunxuan paused for a while and said. “Xiao Bing, how about we check out the stone gambling places in Beijing first?”

“Ok.” Although the stones in Beijing might be lousier, there might be some good jades.

“Alright. Are you going to now?”

“Yes. Don’t forget to bring your checkbook.”

…….

Panjiayuan Antique Market.

Under the scorching heat of the Summer sun, and the crowd, this place feels hotter compared to Yan Tai county.

But Dong Xuebing, who was in a wheelchair, was feeling relaxed. This place has no office politics, and beauty is pushing him around. This peacefulness is something Dong Xuebing likes. He wishes he can just spend the rest of his life with Aunt Xuan like this.

After a while, Dong Xuebing fell asleep.

When Dong Xuebing woke up, he heard someone talking to Aunt Xuan.

“Yes. Manager Feng is also here to look for antiques?” Aunt Xuan asked.

“That’s right. I need to prepare for my next Auction and is here to see if there are any good stuff.” A young man replied. “Who is this?”

“He is my friend. His legs are injured.”

“Oh, you all are also here to look for antiques? I heard your company is going to hold a Jade Auction.”

“Haha… We are here to look for raw jade stones.”

“What a coincidence. Our company is also going to hold a Jade Auction too.”

“Huh?”

Panjiayuan is a crowded and noisy place, and when Dong Xuebing opens his eyes, he realized that he is in the center of the antique market. From Aunt Xuan’s conversation with that young man, Dong Xuebing understood what was going on. This Manager Feng, is also running an Auction House, and he is located not far away from Aunt Xuan’s company. Competition is tough in the Auction industry, and Aunt Xuan and Manager Feng might seem to be having a chat, but Dong Xuebing could tell they are not on friendly terms.

“Eh, you are awake?”

“Yes.” Dong Xuebing turned back to look at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan smiled and said. “Let me introduce. This is Feng Yi. He is the boss of Jia Xin Auction Company. This is Dong Xuebing.”

Feng Yi thought Dong Xuebing is Qu Yunxuan’s relative and did not extend his hand for a handshake.

Dong Xuebing looked at Feng Yi and nodded.

Feng Yi is in his late twenties and is around Aunt Xuan’s age. He is tall, around 1.8 meters, and is carrying a bag under his arm. His hair is combed back, portraying himself as someone successful. Feng Yi ignored Dong Xuebing and chatted with Qu Yunxuan for a while. “Manager Qu, I have an appointment. Let’s catch up some other days.”

“Haha… no problems.”

Feng Yi looked at Qu Yunxuan, pushing the wheelchair away from him and frowned.

Feng Yi’s Auction House is located diagonally across Yun De Auction Company. Both companies are located very near to each other, and at the start, Feng Yi did not take note of Qu Yunxuan. In the auction industry, no auction house can last long if they do not have popularity and a steady flow of goods. Most auction houses will close within a year. But Yun De Auction Company had hosted a few successful auctions, and Feng Yi can feel the threat. He felt Qu Yunxuan is very capable and pretty. Since Yun De Auction Company opens for business, his business is affected. Although he can still survive, who will not want to make more money?

So, Feng Yi starts to think of ways to make Yun De Auction Company out of business. This is not the first time he does something like this.

After walking some distance, Qu Yunxuan also frowned.

“What’s wrong?” Dong Xuebing asked.

Qu Yunxuan took out her phone. “Let me make a phone call first.” She dialed a number and said. “Hello? Xiao Tao… Help me check Jia Xin Auction Company’s website, and see when their Jade Auction is… if it is not stated on their website, ask other people… that’s right. It is urgent, and I will not hang up. You go and find out now…” About five minutes later. “You found out? What? Is it on that day? Alright.”

Dong Xuebing blinked and asked. “What’s wrong?”

Qu Yunxuan rubbed the center of her brows. “That Feng Yi is holding his Jade Auction on the same day as us.”

“The same day?”

“That’s right. They had just announced it on their website.”

It’s hard to get jade, and it’s harder to get good jades. That’s why Jade Auctions are rare in Beijing. But now, two Auction Houses along a street in East Panjiayuan are holding Jade Auctions on the same day. Dong Xuebing frowned and asked. “Is he crazy? Why did he get to pick the same date?”

“He should be doing this on purpose.” Qu Yunxuan smiled. “I had not told you about this. Since the day we open for business, the few Auction Companies around us are unfriendly towards us. Also, our company is growing fast, and our first Auction’s success made those auction houses jealous. Now, they had declared war with us. I thought this would only happen next year.”

Dong Xuebing asked. “We can’t win against them?”

Qu Yunxuan shook her head. “Our foundations are weak and only has around 10 million RMB. Those Auction Houses have been in this long for a long time, and just their operation funds alone, are more than 100 million RMB. Feng Yi’s Auction House is an established brand in the market, and most people will pick them over us. Since we are both holding Jade Auction on the same day, most people will attend his Auction instead of ours. I got to admit that we will not win against him.”

“Since Feng Yi’s company is so successful, why is he trying to compete with us?”

“He is afraid we might grow bigger than him. Prevention is better than cure. Also, his business will be affected when we become more successful. After all, we are located on the same street.”

Dong Xuebing smacked his lips. Rivalry in the government sector… rivalry in the business sector… everywhere is the same!

Damn! Why can’t I get a few days of peace?!

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing. “Do you think we should change our date?”

Although Dong Xuebing does not like rivalry, his eyes opened wide when he heard Qu Yunxuan’s question. “Didn’t you announce the date of the Auction? In business, we must keep to our words, and the date must not be changed! Furthermore, we had set this date first.” Dong Xuebing had never given in to others in the government sector and had competed against many opponents to get to his current position. Xie Huilan might have criticized him on his conduct, but Dong Xuebing felt he had done nothing wrong.

Qu Yunxuan laughed. “I also think so. We will not postpone our Auction.”

“Huh? Really?” Dong Xuebing was stunned. He knows Aunt Xuan is not someone impulsive like him.

Qu Yunxuan explained. “This is bringing harm to both parties, and no one will gain anything from such competition. Feng Yi must have thought that we will change dates and can suppress us. We must not back off from his provocations, but we will not defeat him, and might even lose our company’s reputation overnight.”

Dong Xuebing let out a cold laughter. “He is a bastard!”

Qu Yunxuan raised her hand and pretended she is going to hit Dong Xuebing. “If I hear you swear again, I will hit you!”

“Ok… ok… please carry on.”

Qu Yunxuan lowered her hand and brushed Dong Xuebing’s hair gently. “I am new to this industry and is still unfamiliar with lots of things. But this incident reminded me not to set the date of our auctions so early.” Qu Yunxuan turned and looked at Feng Yi’s back view. “Since he is determined to compete with us, then we shall see who will have the last laugh. We will not postpone our Auction, and if we can get some top-quality jades, we will not be afraid of him.”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan in surprise. “Aunt Xuan, you are looking more like a boss now.”

Qu Yunxuan took a glance at Dong Xuebing. “I might be a boss, but I am still working for you.” She paused for a while and said. “But I am worried about Feng Yi’s backing. I heard he is the nephew of the Beijing Public Security Bureau Chief.” Feng Xueliang, who is also Beijing City’s Party Committee Member and his rank, is Sub-Provincial (Ministerial) level.

Dong Xuebing was surprised. “Chief Feng’s nephew?”

This is Beijing, and if you drop a roof tile from the sky, it will hit a few officials.

Qu Yunxuan nodded. “I don’t want to offend people like him, but since he started it, we must retaliate.”

“You are right!”

Earlier, Feng Yi might have belittled Dong Xuebing, and Dong Xuebing also does not care about him. But after hearing from Aunt Xuan, Dong Xuebing turned to look at Feng Yi. He is a relative of Chief Feng… no wonder he looks like a snob. When Dong Xuebing and Xie Huilan were dining at Wang Fu, he had met Chief Feng once, and he thought Chief Feng is from Sister Xie’s father faction. It was later on when he found out that Chief Feng is from the City’s Mayor faction.

“Xiao Bing, we must not lose this time.”

“Don’t worry and leave everything to me. I will make sure Feng Yi will change his auction date!”

“Haha… I hope so. Let’s go. The stone gambling place is in front.”

Translator’s note.

Panjiayuan

Chapter 249 – Buying raw jade stone at an Auction!

In the following ten days, Dong Xuebing was roaming around Beijing, looking for jade stones.

But the quality of jade stones in Beijing is too lousy. Dong Xuebing had combed the whole Panjiayuan and all the antique markets with stone gambling. But in the end, he can only find mid to low grade jade. Although these jades are considered good jades to the commoners and are expensive, they are useless to Dong Xuebing. Jades that are worth a few thousand to tens of thousand cannot even qualify to be auctioned. It must be those ice grades and above.

After ten days, Dong Xuebing still had not found the jade he is looking for.

As the Jade Auction is nearing, Dong Xuebing got anxious.

Early morning. Yun De Auction Company’s top floor.

The sky is still dark as dawn was breaking. It is at 5 am.

Qu Yunxuan, in silk lingerie, woke up and sat up on the bed. She looked at Dong Xuebing sleeping beside her and bend over to kiss him before getting dress. The past two days, Dong Xuebing and her were busy looking for jade stones and always spend their nights at their company. Qu Yunxuan has a guest room, equipped with a Queen-size bed, dressing table, fridge, closet, etc., behind her office. Normally, when Qu Yunxuan worked late at her office, she will sleep there. This room had become her second home.

Dong Xuebing rubbed his eyes and woke up.

“Did I wake you?” Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing apologetically. “Sleep a while more.”

Dong Xuebing yawned. “I’m awake. Can you help me get a dress?”

Qu Yunxuan caressed Dong Xuebing’s face lovingly. “Don’t get anxious over the jade. Glass grade and Ice grade jades are not easy to come by. You must be tired from running around in the past few days. Sleep a while longer. We have a small-scale auction tomorrow, and I need to set up the premises tomorrow. Oh, is it fine if I will put up the wild ginseng you left with me for tomorrow’s auction?”

“I had given you the ginseng, and it’s up to you to decide.”

“Ok. I will go to work first and will wake you when I am back.”

After leaving her office, Qu Yunxuan sighed. How can she be not anxious to find good jade pieces? This will determine the fate of their Auction Company, but she does not want to give Xiao Bing stress, and she had pretended everything is fine. She had received news that Feng Yi’s Jia Xing Auction Company will be putting up a top Ice-grade Jadestone for auction and was very stressed.

Dong Xuebing did not return to sleep in the room. He tossed and turned on the bed, thinking where to find good jade stones.

Dong Xuebing had been to all the antique markets in Beijing but had not seen any good jade stones. Should he visit the antique markets again to try his luck? In the past, Dong Xuebing was lucky and gotten some treasures from the antique markets with his power. But now, there is nothing he can do. No matter how powerful his BACK is, it is useless if he did not find any jade. He can’t make a good jade stone appear out of nowhere.

Morning. Yun De Auction Company’s meeting room.

Qu Yunxuan had called for a meeting with her people in charge of the Jade Auction and the experts. Dong Xuebing was also pushed into the meeting room by her.

Everyone at the meeting was looking gloomy.

A man in his thirties said. “Manager Qu, we manage to collect all sorts of antiques for our past auctions, and even if we cross paths with Jia Xing Auction, it is fine. But the upcoming Jade Auction is on the same day as Jia Xing Auction, and until now, we only have a few pieces of jades. Most of the people preferred to put their jade up for auction with Jia Xing. We…”

Teacher Wei sighed. “I think we should postpone the auction two weeks later.”

Another middle-aged man added. “That’s right. We should wait after Jia Xing Auction completed their Jade Auction. Maybe we can acquire some good jades at that time.”

A woman replied angrily. “But Jia Xing Auction is doing this to provoke us. Are we going to hide from their provocations?” This woman seems to have some grudges with Jia Xing Auction.

Everyone at the meeting expressed their views, and it was a heated discussion.

Qu Yunxuan tapped on the table to get everyone to quiet down. “Xiao Bing, what do you think?”

Dong Xuebing raised his brows and said. “Give me a few more days. I don’t dare to say that I can get Glass grade jade, but Ice grade jade… is not a problem!” Glass grade jade ornaments can still be bought in the market, like the jewelry shops in the shopping malls, antique shops, etc. but it is very rare. Most of the shops will not even sell a Glass grade jade bracelet. These are for their collection, and it’s not easy to buy such jade items from the market.

Teacher Wei frowned. He does not believe Dong Xuebing’s words. “Mr. Dong, if it is Ice grade Jade ring surface…”

Dong Xuebing replied. “I understand. If it’s not a bracelet or some bigger pieces, it will be meaningless.”

Ice grade ring surfaces or smaller jewelry pieces can be found easily in the market. But these are too small and cost tens to hundreds of thousands, at most. It is pointless to put these items for auction. If they can’t get jade items worth more than a million RMB as the main attraction for their Jade Auction, they might as well don’t hold one. Or else, they will be a laughing stock in the industry.

The meeting ended, and everyone left with a heavy heart.

Qu Yunxuan brushed Dong Xuebing’s hair with her fingers and consoled him. “Don’t give yourself too much pressure. At most, we will cancel the auction.”

Dong Xuebing smiled helplessly. “I am the one who thinks lightly of this auction. In the past, I was lucky to find treasures from antique markets easily. To think about it, stone gambling is not as simple as it looks. If Ice grade jade can be found so easily, it will not be worth it so much. Sigh… a pair of Ice grade Jade bracelets cost at least 1 million now, right?”

“Around two million.”

“Ok. I… I will try my best.”

Qu Yunxuan said. “Take a rest this morning. I will be going to a nearby auction house to take a look. I heard they would be auctioning off some Jade raw stones.

Dong Xuebing was surprised. “They are also holding a Jade auction?”

“This auction at Shi Hai Auction House cannot be considered a Jade auction. They are only selling raw uncut jade stones, and don’t sell finished products. This is like stone gambling.”

“Ok. You go attend this auction, and we will go to Panjiayuan again in the afternoon.”

Dong Xuebing had also seen a few auctions of raw uncut jade stones in the past few days. Most of the stones were acquired by the Auction Houses from Ruili and Myanmar and were not from individuals. Their customers will bid for the stones, and at the end of the auction, the Auction Houses will cut the stones for the highest bidders. Because such auctions will take a long time, Dong Xuebing’s powers are useless. Furthermore, Dong Xuebing felt the stones put up for auctions should not be of high quality.

After Qu Yunxuan left, Dong Xuebing lazed in his wheelchair in the office.

Jade! Where can I find jade?!

Ten minutes…

Half an hour…

One hour…

Dong Xuebing could not think of a solution. He looked at his watch, and it was 10 am.

Since he had nothing to do, Dong Xuebing called the staff to get two people to push him downstairs. He decided to go to Panjiayuan himself to try his luck. Although he had been to Panjiayuan several times and could not find any jade items, who knows if he might get lucky today.

Dong Xuebing was about to leave the company when his phone rang. It was Qu Yunxuan.

Dong Xuebing answered. “I was about to call you to tell you that I will go to Panjiayuan now.”

Qu Yunxuan sighed loudly and said. “Xiao Bing, let’s postpone our Jade Auction.”

“Huh?” Dong Xuebing was shocked. “Didn’t we discussed this? Why are you changing your mind suddenly? Don’t worry. I will find an Ice grade jade ornament back these few days.”

“It’s not I don’t believe you. It’s because… even if we have Ice grade Jade pieces now, it is also useless.”

“What happened?”

“I am at Shi Hai Auction House, and Feng Yi had won a bid of uncut raw jade stone, and after cutting, the jade inside the stone is Glass grade jade. The jade is still the dark green glass type and can make a few pairs of bracelets. Do you know the prices of glass grade jade bracelets? A pair of lower quality Glass grade jade bracelets cost at least 10 million, and the better ones cost more than 20 million. Feng Yi can cut at least two pairs of bracelets from the stone he won, and how are we going to compete with him?”

Dong Xuebing was stunned. Why is that bastard so lucky?

Dong Xuebing could hear a loud commotion in Qu Yunxuan’s background. The people there should be very excited as such jade is rare, even in Ruili.

Qu Yunxuan sighed. “Let’s talk when I get back.”

Dong Xuebing was frustrated. Just ten days ago, he claimed he would teach Feng Yi a lesson and make him postpone his auction. But ten days later, the other party even found Glass grade jade, the best and rarest jade on earth.

What should we do? Should we give in and change our dates?

Eh! Wait! Dong Xuebing asked Qu Yunxuan suddenly. “When did Feng Yi buy that stone?”

Qu Yunxuan replied. “At the auction.”

“I am asking the time!”

“About ten minutes ago. That stone is the last item in the auction, and after Feng Yi won, it was cut open immediately.”

Dong Xuebing immediately brightens up. Damn! I have been waiting for this opportunity! Lady luck is with me today!

BACK 20 minutes!

The next moment, Dong Xuebing felt his body swaying, and he looked around him. He had returned to the time when the two staff are carrying him down the stairs. Over the past few days, Dong Xuebing had not accumulated 20 minutes of BACK. But he had not to keep track of how much time he has, and he just shouted 20 minutes to return deeper into the past. He estimates time had returned to around 14 to 15 minutes ago!

In an instant, the wheelchair is carried down the stairs at the ground floor lobby.

Dong Xuebing quickly shouts. “Xiao Tao! Come here!”

Qu Yunxuan’s secretary, Xiao Tao, was speaking to someone in the lobby. She looked at Dong Xuebing and asked. “What’s wrong?”

“Quick! Push me to Shi Hai Auction House!” Dong Xuebing does not know if he can get there in time and be in a hurry. He could sense her confusion as she walked towards his wheelchair slowly. Dong Xuebing immediately pushes himself forward. “Quick, lead the way.”

Xiao Tao knows about Dong Xuebing is very close to Qu Yunxuan and did not ask any questions. She immediately pushes Dong Xuebing out of the company.

Dong Xuebing rubbed his hands and said. “Faster! Thank you! This is an emergency!”

Xiao Tao quickens her pace, and in the end, she was almost running.

Shi Hai Auction House is located at a street next to Yun De Auction and can be reached by cutting through the alley. On his way, Dong Xuebing tried calling Qu Yunxuan, but she did not answer as the auction should still be on-going now.

Damn!

Dong Xuebing quickly shouted to Xiao Tao. “Push me in!”

Xiao Tao pushes Dong Xuebing through Shi Hai Auction’s main door.

These raw jade stones auctions are normally not held in hotel ballrooms and were held in the auction companies. Dong Xuebing could locate Shi Hai Auction House’s meeting room at one glance due to its small size. Xiao Tao knows Dong Xuebing is in a hurry and ignored the staff. She quickly pushes Dong Xuebing to the meeting room, where the auction is taking place.

A staff stopped them. “I’m sorry. An auction is taking place right now.”

Dong Xuebing quickly said to the staff. “Give me an auction number tag now!”

That staff replied. “The auction had already started, and you cannot enter now. if you want to buy raw jade stones, please come again.”

Dong Xuebing had no time to lose and turned to Xiao Tao. “Push me in!”

Xiao Tao hesitated for a second and pushed Dong Xuebing forward. That staff got mad and tried to stop them by grabbing the wheelchair. Dong Xuebing looked at him coldly, grabbed that staff’s wrist, twist it, and gave him a hard push. That staff was pushed back several steps. Even though Dong Xuebing is injured and cannot move his legs, but he is still stronger than the most working class.

The doors of the meeting room opened, and Xiao Tao barged in with Dong Xuebing.

The Auctioneer on the podium was saying something with a microphone, in front of many people.

Dong Xuebing’s entrance to the meeting room attracted the attention of everyone. One staff member near the door quickly walks up to ask what was happening. The staff behind Dong Xuebing quickly explained and was staring at Dong Xuebing angrily. The person in charge of the auction frowned as interrupting auctions is against their regulations.

“Xiao Bing?” Qu Yunxuan saw Dong Xuebing and walked over from her seat.

The Jade stone expert, Teacher Wei, was with Qu Yunxuan, and he followed behind.

The person in charge knew Qu Yunxuan. “Manager Qu, he is…”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing and said. “He is my friend and is here with me.”

The people from Shi Hai Auction House finally allowed Dong Xuebing to enter because of Qu Yunxuan, and he was seated together with them at the back of the meeting room.

Qu Yunxuan asked softly. “Xiao Bing, why are you here?”

Dong Xuebing was staring at the podium. “Let’s talk about this later. What item is being auctioned now?”

Qu Yunxuan explained. “It’s a raw jade stone with a small window cut opened. From the exterior, it should be an Ice grade jade stone. But we are not sure about the size and quality inside.”

“Is this the final item?”

“It should be. After this stone is sold, they will start cutting it.”

Dong Xuebing was relieved. He managed to get here on time!

After the brief interruption, the Auctioneer continued with the auction. “No. 22 bid 6.8 million… 6.8 million… are there any higher bids? … Ah… 7 million… No. 5 offered 7 million… is this the final price? 7 million… 7 million once…” It was Feng Yi who made the 7 million bid, and he was smiling proudly.

Teacher Wei frowned. “The price is too high.”

Qu Yunxuan nodded. “But this is not a surprise from the quality of this stone. Many people will like it.”

This partially cut raw stone allows people to see the jade inside through the small window, and it is not as risky as other uncut stones. Naturally, it will fetch higher prices, but there are still risks. For example, it might be only a thin layer of Ice grade jade near the surface, and nothing inside, or the rest of the jade have impurities or is of a lower grade.

“7 million twice…”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan. “Aunt Xuan, how much money can we use?”

Qu Yunxuan hesitated. “We must keep 2 million for marketing and other expenses, and can use about 10 million. You are thinking of…”

Dong Xuebing replied firmly. “This is a good piece of jade. Give me the bidding card.”

Qu Yunxuan blinked and asked. “How good is this piece?”

“As good as Glass grade! We must get it!”

Teacher Wei looked at Dong Xuebing in disbelief. You had only arrived for less than a minute and did not even look at the stone carefully. How can you claim this stone is Glass grade jade? He does not believe Dong Xuebing is an expert in stone gambling. The real experts will use a torchlight to examine the stone before they can ascertain the quality of the stone. How can you claim that it is a good stone from so far away, and you want to buy it? This is ridiculous!

“Glass grade?” Qu Yunxuan asked. “Are you sure?”

Dong Xuebing replied. “Yes. We must get it, even if the price reaches 10 million!”

Teacher Wei panicked. “Manager Qu! We must not do that!”

Xiao Tao, who was seated behind, heard what they were saying and was shocked. 10 million?

Qu Yunxuan took a deep breath. Although the company has 10 million to spare but to spend it all on this stone is not a good move. If the jade in the stone is not of high quality, the 10 million will go down the drain. The whole company will be done. That’s right. It will be impossible for them to make a comeback, and the company will be bankrupted! Feng Yi can bid 7 million for that stone is because his company is rich. A company that’s worth more than 100 million will not be affected by this small amount of money. But Yun De Auction Company is still a small company, and 10 million is equivalent to all its assets. One wrong move, and they will lose everything!

Teacher Wei persuaded. “Manager Qu! This stone is at most an Ice grade jade, and 7 million is already overpriced!” Every jade stone experts have their ways to grade the stones, and Teacher Wei can’t detect any indications that this stone is a Glass grade stone.

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan exhaled and smiled wryly. “I will not interfere in this anymore. Here, I will let you handle this.” She passed the bidding card to Dong Xuebing.

Teacher Wei slapped his forehead and felt he is going to lose his job.

Dong Xuebing did not explain himself, because the Auctioneer had counted to the third count and had raised his hammer.

Dong Xuebing quickly raises his bidding card and shouts. “7.5 million!

The Auctioneer was about to drop his hammer when Dong Xuebing shouted his bid.

Feng Yi, who was seated in front, frowned and turned to look at Dong Xuebing and Qu Yunxuan. Before the Auctioneer can say anything, Feng Yi raised his bidding card and said. “7.8 million!”

Dong Xuebing immediately raise. “8 million!”

Feng Yi hesitated for a second. “8.5 million!”

Dong Xuebing raised his card emotionlessly. “8.8 million!”

The few experts that had come with Feng Yi thought highly of this stone. As long as there is more jade inside, they will surely make money from it. But the price now is much higher than their expectations. If the jade inside is not of high quality, they might not recover their capital and will suffer a loss. An old man sitting beside Feng Yi signaled to him with his eyes. Another expert, sitting opposite Feng Yi, also shook his head, indicating him to stop bidding.

But Feng Yi is unwilling to give up.

“8.8 million… No. 18 offered 8.8 million… Once… are there any more bids…”

Feng Yi frowned and shouted again. “9 million!” He thought to himself that he should win with 9 million.

But Dong Xuebing upped Feng Yi’s bid. “9.2 million!”

Teacher Wei was speechless, and Qu Yunxuan was keeping quiet. She had given Dong Xuebing the authority to bid, and Xiao Tao also felt the company would be shutting down soon. She was nervous and worried as the company will have no more money if they win the bid!

Feng Yi’s face changed. He thought for a while and suddenly smiled. A small company with only around 10 million dares to spend so much on a piece of jade stone? They are putting their lives on the line. Feng Yi is waiting for Yun De Auction Company to become the laughingstock of the industry.

“9.2 million once… 9.2 million twice…”

Finally, the Auctioneer drops his hammer. “9.2 million! Sold!”

Dong Xuebing smiled and nodded to Aunt Xuan.

With the commission and other charges, Dong Xuebing still has to pay slightly more than 10 million to Shi Hai Auction House!

This is really make-or-break for Yun De Auction Company!

Chapter 250 – 30 million!

Afternoon.

Yun De Auction Company’s second-floor office.

That jadestone was carefully placed on the floor. It’s only now when Dong Xuebing has the chance to examine the raw jadestone up close. The surface of the stone is grey, and a few black line-markings are on it. On one side, there is some green color, and it is clear and translucent when you shine a torch on it. The whole jadestone looks like a big block of greyish ice. Some markings are indicating that the stone had been cut in the past, but no jade was exposed.

“Are we cutting it now?”

“We had already paid for it. Just cut it.”

“Manager Qu, we had borrowed a grinding machine.”

Everyone was nervous as they looked at the piece of stone.

Dong Xuebing is no exception. After all, he had not seen the Jade in the stone before and is not very sure.

In the room, Qu Yunxuan was holding on to Dong Xuebing’s wheelchair handles tightly. Her grip was so tight that her knuckles turn white. Xiao Tao had her palms placed together, mumbling under her breath, and seems like praying to the gods. Teacher Wei was sighing and didn’t think highly of this piece of jadestone.

One minute passed…

Two minutes passed…

Dong Xuebing said. “Teacher Wei, can I trouble you to cut the jadestone?”

Teacher Wei can’t bear to see this company destroyed in his hands and reminded Qu Yunxuan. “Manager Qu, it is not too late to regret now, as we can put up this raw stone for auction. Maybe we can sell it for 8 million and can cut some losses. But once we cut it, it will be too late. Please consider it carefully. Our Auction company is doing very well now and doesn’t need to take this risk!”

Dong Xuebing knew Teacher Wei was telling the truth and did not retort him.

Qu Yunxuan replied. “Just cut it. I know Xiao Bing will not be wrong.”

Teacher Wei exclaimed. “But how can you tell the quality of the Jade inside? Stone gambling is mainly based on luck!”

Qu Yunxuan smile wryly. “Teacher Wei, I know you are saying these for the good of our company. But things will not always go according to our plans in the business. Once in a while, we must take a gamble. I will have no complaints if there are no jade inside. But if there is a big piece of Ice grade Jade inside, we will have the capital to grow our company faster and don’t need to worry about others.”

Teacher Wei knows that he could not change Qu Yunxuan’s mind and said. “Where should I cut?”

Qu Yunxuan looked to her side. “… Let Xiao Bing decide.”

Dong Xuebing thinks for a while and said. “Start from the area near the window.”

“Ok.” Since the decision was made, Teacher Wei did not hesitate. He picked up the handheld grinding machine and carried it to the raw jadestone. Xiao Tao helped him to turn the stone and secured it to the table. Teacher Wei examined the stone carefully to see where he should make the first cut. After a while, Teacher Wei picks a spot a few centimeters to the left of the exposed Jade and position the grinding machine here. He turns to Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan took a deep breath and nodded slightly.

Teacher Wei switched on the grinding machine and slowly pushed it against the stone, making loud screeching noises!

The screeching noise is loud, and dust was flying all over the room. About twenty to thirty seconds later, no new jade surface was found in the newly cut area. Teacher Wei had expected this to happen and composed himself, before moving to a new position and start grinding the stone.

Screech… screech… screech….

They had started with the area near the exposed Jade was to see how far did the Ice grade Jade extent to in the stone. Jade are the same as other valuable stones. The bigger the Jade is, the more valuable it is. If the whole stone is full of Ice grade Jade, it will fetch an astronomical price. But if there is only a small piece of top-quality Ice grade Jade, it will not fetch high prices. It might not even worth one million.

One cut…

Five cuts…

Ten cuts…

When Teacher Wei switched off the grinding machine, everyone was disappointed!

Dong Xuebing, Qu Yunxuan, and the rest realized that there was nothing under the surface near the exposed Ice-grade Jade area. The grinding machine had cut the Ice grade Jade out and is holding it in his hands. The piece of Jade is not very big and is only slightly bigger than the exposed part. It is not enough to cut a bangle and can only make a few pendants and ring surface. It’s too small and is estimated to be worth a few hundred thousand at most!

Ten million had become a few hundred thousand in an instant?!

No one can accept this result!

Teacher Wei sighed… ‘That’s it! Our company is finished!’

Xiao Tao and Qu Yunxuan turn pale, and only Dong Xuebing has a glimmer of hope. Aunt Xuan had said that it is a piece of Glass grade Jade over the phone. How is this possible? Dong Xuebing was also not looking good. “Continue cutting the rest of the stone!”

Xiao Tao added. “That’s right. The remaining piece of stone is still very big. Maybe there is good Jade hidden in it.”

Teacher Wei knew it’s quite impossible, but he did not argue and continue to cut the stone.

One cut…

Ten cuts…

Twenty cuts…

As the remaining stone got smaller, everyone’s heart sunk deeper.

The stone is now smaller than one-third of its original size, but no jade was found!

Teacher Wei looked at Qu Yunxuan. “Manager Qu…”

Only Qu Yunxuan knows how much effort was put into setting up this auction company, and her mind is blank now. This raw jadestone is a wasted jade stone, and 10 million is gone like this. She couldn’t accept the fact that Xiao Bing and her must start from scratch again.

Dong Xuebing replied impatiently. “Continue cutting! I don’t believe that there is no jade inside it!”

Teacher Wei sighed and picked up the grinding machine again.

… screech…

As time passed, Qu Yunxuan, Xiao Tao, and the rest were staring at the remaining piece of stone. The stone is now a quarter of its original size. Dong Xuebing clenched his fist tightly and prayed in his heart. Please… god… let there be Jade inside. I had bet all my fortune on this. Where can I find 10 million to set up a company again?

Teacher Wei starts to make a new cut with steady hands.

The grinding machine ground against the stone and dust flew into the air.

“Eh?!” Teacher Wei suddenly paused and looked at the newly cut area. “There is something here!”

It was tense!

Dong Xuebing’s eyes opened wide and push himself forward. Qu Yunxuan and Xiao Tao also moved forward to take a closer look. Teacher Wei used his hands to wipe the dust off the surface, and Xiao Tao passed a torch to him. Teacher Wei took the torch from her and shone on the stone. There was a speck of green color on the surface, and Teacher Wei’s face changed as he inspects the green speck!

Qu Yunxuan did not know a lot about Jade and asked. “What type of jade is it?”

Dong Xuebing could not see clearly from his angle and looked at Teacher Wei.

Teacher Wei took a deep breath and shouted. “It’s Glass grade Jade, and the color is dark green!”

“Hahaha….” Dong Xuebing hits the handle of his wheelchair excitedly. “I knew it!”

Qu Yunxuan asked excitedly. “Is it Glass grade Jade?”

Glass grade Jade is the highest grade of Jade!

Teacher Wei rubbed his hand on the cut surface. “By right, this should not happen. When the layer of Ice grade Jade stops, the chances of Jade appearing in the other parts of the stone is almost impossible. Even if Jade exists, it should be of a lower grade than Ice grade. How can it be Glass grade Jade? The possibility of this happening is too low. But it is too early for us to be happy. We still don’t know how big this piece of Jade is. Should I continue cutting it?”

Qu Yunxuan replied firmly. “We had already reached this stage! Just continue with it!”

Dong Xuebing rubbed his palms together as he stares at that piece of stone.

A few minutes later, the piece of Jade was cut out. Everyone could not believe their eyes as they looked at the greenish piece of Jade. Teacher Wei was the most shocked. He had been mumbling ‘how is this possible?’ over and over again while cutting the stone. Now, he is holding the piece of Jade in his trembling hands. All of them were thrilled and excited!

It is a piece of Glass grade Jade, and it’s not small!

This piece of Jade is enough to make two pairs of bracelets!

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s cheeks excitedly. “Good job! It is a Glass grade jade!”

Dong Xuebing replied proudly. “Of course!”

Xiao Tao asked in a daze. “How much is this piece of jade worth?”

Among everyone in the meeting room, Teacher Wei is the best person to answer this question. “I am not sure about the market rate of Glass grade Jade now and dare not to make any conclusions. After all, it is rare to see Glass grade Jade items on auctions now, as very few people are willing to sell them. But from the grade and color of this piece of Jade, one of the two pairs of bracelets will be slightly lower in quality and should fetch around 10 million. The other pair has more green color and is estimated to be worth near to 20 million.”

Xiao Tao was shocked by the figures. “Ah?! That means this piece of Jade is worth around 30 million?”

Teacher Wei nodded. “If the green is Emperor Green, it will worth more. But the color is slightly off. However, this is still considered a piece of top-quality Jade.”

Ten million had become 30 million!

Qu Yunxuan immediately orders Xiao Tao to keep the Jade in the safe. She is afraid it will be stolen, and she can’t wait to bring it to the factory to cut two pairs of bracelets tomorrow. These pairs of bracelets will be the main focus of their Jade Auction next month. Qu Yunxuan also asked Xiao Tao to notify the rest of Yun De Auctions management staff to attend a celebration dinner at Shangri La Hotel this evening.

Now, Teacher Wei dares not belittle Dong Xuebing anymore. He even asked Dong Xuebing. “Mr. Dong, how do you know about the jade in the raw stone from the exterior?” There will always bee someone better than you in the world. Dong Xuebing had not even look at the raw stone clearly and dared to claim it contains high-grade Jade. This Dong Xuebing must know some techniques or methods to detect Jade, and Teacher Wei hopes to learn from him.

Dong Xuebing did not know anything about stone gambling and made up some stories to handle Teacher Wei’s queries.

After dinner, Qu Yunxuan asked Dong Xuebing. “Should we release news of us getting Glass grade jade?”

Dong Xuebing laughed. “Of course. We can attract more customers and, at the same time, piss that Feng Yi off.”

Qu Yunxuan laughed and pinched Dong Xuebing’s nose lightly. “You are so capable!” She turned to Xiao Tao and asked her to put up a banner about their Glass grade Jade on their website. They don’t need to put up any pictures or lengthy articles about this announcement. They will only state that there will be two pairs of Glass grade Jade bracelets on auction for their up-coming Jade Auction. Just this sentence alone will attract people’s attention!

30 million RMB! This time, Yun De Auction Company will be under the spotlight!

Dong Xuebing felt that his hard work over the past few days was not in vain.

Beijing Party Committee’s family quarters.

Feng Yi had just finished his dinner at his uncle’s mansion on the western side of the estate.

Feng Yi is in a good mood, as his company is doing well, and their only hindrance, Yun De Auction Company, is in danger of collapsing. He was washing his hands in the bathroom when his handphone rang. He answered after drying his hands. “What is it?”

“Manager Feng, we are in trouble!”

“Calm down and tell me what happened?”

“Just a few minutes ago, Yun De Auction Company announced that they would be putting up two pairs of Glass grade Jade bracelets for auction on their website. If… if this is real, our Jade Auction will be affected. Even if we have acquired many Ice grade Jade jewelry, and a meter-tall Cloudy Ice grade Jade ornament, we still cannot compete with Glass grade Jade bracelets!”

Feng Yi’s face changed. “Jade bracelets? Where did they get the bracelets from?”

“I am not sure. But I heard it is from that piece of raw stone they bought in the morning.”

“What?” Feng Yi was stunned. “There is Glass grade Jade in that stone?”

“I think so, as this is the only explanation.”

After hanging up, Feng Yi’s face turned green. He had wanted to buy that jadestone but gave up after Dong Xuebing’s high bids. The Jade in that stone is big enough to cut two pairs of bracelets?! He is now regretting giving up bidding on that stone! If he raises the bid, that two pairs of bracelets will be his!

Dong Xuebing?!

Qu Yunxuan?!

Feng Yi had wanted to use his company to force Yun De Auction Company to change its Auction date. But who knows that it turns out to be shooting himself in his leg. Feng Yi closed his eyes… He will not take this lying down. It’s been a while since he suffered any setbacks in his business!

After coming out of the bathroom, Feng Yi is thinking of ways to deal with the Yun De Auction company.

Get someone from the State Administration for Industry and Commerce to check on them?

Get the State Administration of Taxation to check on their tax?

Feng Yi has the backing of Feng Xueliang, and has many means, other than commercial activities, to deal with Yun De Auction Company.

In the living room, Beijing City Party Committee Member, and Public Security Bureau Chief, Feng Xueliang, was drinking tea, when he saw Feng Yi’s face. He smiled and asked. “What’s wrong? You are still smiling earlier.”

Feng Yi greeted his uncle and said. “It’s some problems at my company.”

“Oh? What’s wrong? You have operational issues?”

“No. There is a raw Jadestone auction this morning, and I almost won a piece of jadestone when someone named Dong Xuebing appeared and outbid me. It is a piece of high-grade Jade.”

Feng Xueliang felt this name was familiar. “Dong Xuebing? How does he look like?”

Feng Yi was surprised. “Nothing special and looks very ordinary. He got a common face, and I am not sure about his height. He was sitting in a wheelchair, and I think he had broken his legs.” After that, Feng Yi told his uncle what happened in the morning.

Feng Xueliang frowned. “Xiao Yi, don’t do anything to this person.”

Feng Yi was shocked. “Why? Do you know him?”

Feng Xueliang shook his hand. “Just do as I said. Don’t touch him!”

Feng Yi kept quiet.

After a while, Feng Xueliang could tell that his nephew is still unhappy over this incident and said. “You two don’t have any serious grudges, and you should not offend this person if possible. There is something you don’t know. Dong Xuebing and Xie Huilan are very close. Xie Huilan is the No. 1 person in Xie family’s third generation. If not for her gender, she might have become the leader of their third generation.” Although Feng Xueliang is not on Xie Guobang’s faction, he is not stingy on praising Xie Huilan’s abilities.

Feng Yi was stunned. “Xie Huilan?”

Feng Yi is too familiar with this name. “They are close? What is their relationship?”

Feng Xueliang looked at his nephew and smiled. “Huilan had dined with him, helped him get a transfer, brought him home, and she chose to be transferred to Yan Tai County where Xiao Dong is located. How do you think they are related?”

Feng Yi’s jaw dropped. “Impossible… You are saying they are…”

“I did not say anything.” Feng Xueliang was also unsure about their relationship.

Feng Yi was shocked and felt this is impossible. He knows who Xie Huilan is. Her background, capabilities, beauty are all top-notched. How can she be in a relationship with Dong Xuebing? Is this a joke?!

After leaving Beijing Party Committee’s family quarters, Feng Yi’s phone rang. It was from his company.

“Manager Feng, should I contact Shanghai and see if they have any good jade…”

Feng Yi sighed and said. “Inform all the departments that our Jade Auction will be brought forward by two weeks.”

Feng Yi’s subordinate was shocked. “Ah?!” This is like slapping themselves in the face!

“Just follow my orders!” Feng Yi slammed down the phone.

Feng Yi does not believe something is going on between Dong Xuebing and Xie Huilan. Even though he doesn’t believe Dong Xuebing and Xie Huilan are in a relationship, he also doesn’t want to offend them. Xie Huilan is too influential, and Feng Yi had heard about what she is capable of. He does not have the power to go against her!

Chapter 251 – Marriage?

One day…

Two days…

Three days…

One month passed quickly.

Yun De Auction Company’s Jade Auction had started. A Hong Kong businessman won a pair of jade bracelets at 12.5 million RMB, and the other pair, which is of better quality, is won by a young man with a Beijing accent. The transacted price is slightly over 17 million RMB. Although there are taxes and other expenses, Yun De Auction Company’s asset exceeded the 30 million mark, and the company’s reputation in the industry raised.

Afternoon. Qu Yunxuan’s house.

It is Autumn, and white clouds hang in the blue skies.

The sun in Autumn is warm, and the cool breeze blew dry leaves off the branches.

Dong Xuebing did not attend the Jade Auction in the morning and remained in Qu Yunxuan’s home to wait for her. It’s not that he does not want to watch the auction with his own eyes, but he had attended one of the auctions in the past and purposely raise the bids on the wild ginseng and the Jade hairpin before. If he attended this auction and met someone who was at the previous auctions, he will be exposed. But Qu Yunxuan gave him a live update over the phone during the auction.

Dong Xuebing, who is still in his wheelchair, is cutting vegetables in the kitchen, preparing for their dinner. His legs are healing well, but he still cannot leave the wheelchair. The chopping board and the sink are high, and it is difficult to do these chores while sitting in a wheelchair.

Click! There were some movements in the living room, and the door opened.

Qu Yunxuan, who was in a business suit, entered. “Xiao Bing, I am back.”

“I am in the kitchen. Are you tired?”

The clicking sounds of heels got nearer, and Qu Yunxuan saw Dong Xuebing cutting vegetables with difficulties. She gave him a stare and scolded. “Are you looking for a beating? How are you going to cook in your condition? What if you get hurt? You are making me worry. Put down the knife and let me do it!”

Dong Xuebing laughed. “This injury is nothing, and it is my pleasure to cook for you.”

Qu Yunxuan gave him a sideward glare and smiled. “You… are a sweet talker.”

“You know I am not good with words…” At work, Dong Xuebing is a good talker and can say all sorts of things to flatter his superiors. But in front of women, he will still stutter.

Qu Yunxuan reached over and pinched Dong Xuebing’s cheeks. “You are not good with words? You sweet-talked me into getting my first kiss, touched all over me, and even tricked me to… sleep with you. I can’t imagine what will happen to me if you are better with your words. You only know how to bully me!”

Dong Xuebing replied innocently. “When did I bully you?”

“What do you think?” Qu Yunxuan flicked Dong Xuebing’s forehead lightly. “You pervert! I will give you a good beating sooner or later!”

“Hehe… Xuanxuan… you are so pretty today.”

“Stop it!”

“I am serious. You look sexier than usual.”

“I will hit you if you carry on! Move aside! I will cook dinner tonight.”

As the Auction Company grows bigger, Qu Yunxuan has been in a good mood. Dong Xuebing could feel Aunt Xuan’s gentleness and sexiness, and he was attracted to it. She is the type of businesswoman who takes good care of her family.

During dinner, Qu Yunxuan took out a few small gift boxes from her bag, and place it on the table.

Dong Xuebing asked. “What are these?”

“Hehe… open up and see for yourself. These are for you.”

Dong Xuebing opened the black box, nearest to him, and there was a yellow silk cloth covering the items inside. He lifted the cloth and saw a Qilin pendant. The pendant is made from the Ice grade Jade from the Jadestone they bought a few weeks ago.

“Eh? Why didn’t you auction it off at the auction?”

“This pendant will also fetch a few hundred thousand at most, and we don’t lack money.”

“It will be a waste for me to carry it. You should wear it on your waist.”

“This type of pendant is for men, and it is useless for me to wear it. Furthermore, connections are very important in the Government sector. If you need to give gifts, this pendant will be useful. Hehe… don’t think that this Qilin pendant is not as valuable as Glass grade Jade. Ice grade Jade is also very rare in the market. Even if you are not giving it as gifts, you will also be outstanding if you wear it on your waist. This is more valuable than gold.” Qu Yunxuan said. She had planned for Dong Xuebing, and that’s why she did not sell these small jade pieces at the auctions. These leftover pieces of Jade were made into small jade jewelry and it doesn’t cost much.

Dong Xuebing smiled. “You think I am not outstanding now? My Mercedes is already over a million RMB. If I still wear this pendant, the Commission for Discipline Inspection will be inviting me to have tea with them.”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing. “You are my nephew. What’s wrong with me giving some gifts to my nephew? The Commission for Discipline Inspection dares to say anything?”

“Huh? Who is your nephew?!”

“Haha… try it on.”

Dong Xuebing took out the Qilin Pendant and hung it on his waist. “Hmmm… not bad… Let me see what else do we have.” The other two boxes are also similar items. One of them is a Glass grade Jade necklace, and the other is a Platinum ring with a Glass grade Jade ring surface. These two items are small, and the green color is not deep. That’s why it is not as valuable as the Qilin pendant. But each one of them is worth tens of thousands.

There is only one box left. Dong Xuebing could tell it is a watch from the box.

Qu Yunxuan laughed. “You cannot give this watch to others. This is a gift from me. Patek Philippe. This is one of the most expensive watches in the world. It is not easy to get this model. I went to a few auctions before I get it. Hehe… try it.”

Dong Xuebing almost fainted. “Patek Philippe? You want the Commission for Discipline Inspection to look for me?”

“You don’t like it?” Qu Yunxuan was slightly disappointed.

Dong Xuebing quickly replied. “I love it. Help me put it on.”

Qu Yunxuan laughed. “I am not asking you to wear it to work. You can always wear it at home.” Qu Yunxuan pulled Dong Xuebing’s hand over and slowly put on the watch for him. The model for this watch is Patek-Philippe-ref.5971p. It is a chronograph watch and has several diamonds on the dial. One look and you can tell it is a luxurious watch. Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing and nodded with approval. “Look… it suits you well.”

“This watch cost over ten thousand?”

“……”

“Err… over a hundred thousand?”

“A little more than that.”

Dong Xuebing took a deep breath. “1 million?”

Qu Yunxuan laughed. “Slightly more than that.”

“… 1.5 million?”

“You are almost there. It is slightly below 2 million.”

Dong Xuebing wiped the sweat on his forehead. “It is more expensive than my Mercedes Benz?”

But this watch is worth its price. Dong Xuebing like this watch. “Alright. Since it is waterproof, I will not take it off. I think people will think this is an imitation when they see it.” Although Patek Philippe does not have as many imitations as Rolex, you can still see them around on the streets. Even the experts will not know this is genuine unless they check the serial number.

Dong Xuebing suddenly felt his ego is inflated.

Dong Xuebing is hanging a jade pendant worth a few hundred thousand RMB on his waist and is wearing a watch worth almost 2 million. He looks more like a Nouveau riche now. But Dong Xuebing is indeed a Nouveau riche. Just a year ago, he did not even have 1,000 RMB in his body, and today, his asset is over 10 million.

After dinner, Qu Yunxuan switched off the lights and pushed Dong Xuebing to the living room to look at the moon.

It’s almost mid-autumn festive, and the moon is round and beautiful.

They admired the moon for a while, and Dong Xuebing starts to be naughty. His hand reached out to caress Qu Yunxuan’s thighs, enjoying the sensation of the stocking material rubbing against his palm. It’s been more than one month. Other than the first day at the hospital, Dong Xuebing had not touched her. Qu Yunxuan was afraid that vigorous movements might aggravate his legs’ injury. After holding back for so long, Dong Xuebing could not stand it anymore. Qu Yunxuan’s legs trembled and took a glance at him without saying a word. After that, she continues to look out of the window.

“Aunt Xuan, can I discuss something with you?”

“…… What naughty thoughts do you have in mind?”

“Errr… I… our company had made so much money this time, and without that Jadestone, our company will not grow so fast. I am considered the main contributor to this, right? Hehe… don’t you think I should be rewarded?” This had become a practice. Every time the company makes money, Dong Xuebing will shamelessly request something from Qu Yunxuan.

“Didn’t I give you a watch?”

“That is material goods. Err… I need something spiritual too.”

“I know you are up to no good!”

“Huh? I still have not to say what I want.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “Other than ‘that,’ what else can you think of?”

“Ah… who says there is nothing else in my mind? I… fine… just say if you agree or not.”

“Agree to what? Your legs are not healed yet.”

“Then you can be on the top. Didn’t you enjoy yourself that day when you are sitting on me?”

Qu Yunxuan’s face turns red and pinched Dong Xuebing’s arm. “Stop talking about that! If you say one more word, I will smack your butt! I was out of my mind that day and gave in to your demands because I pitied you. I will not do it again!” Qu Yunxuan paused for a while as she can’t stand Dong Xuebing’s puppy eyes. She added. “I had been busy with work recently, and my neck and back hurt. Didn’t you see me taking medication for the pain this morning?”

“Tsk… what should we do now?”

“Nothing!”

“Err… why not you… use your mouth?”

Qu Yunxuan immediately blushed and smacked Dong Xuebing on his head. “You don’t care how I feel!”

Dong Xuebing cleared his throat. “Who says I don’t care? I am just feeling uncomfortable. Ok?”

“What, ok?!”

“It’s not like you have never used your mouth before. What’s there to be shy?”

“You are the death of me!”

“Aunt Xuan, just twenty minutes, ok? If you are tired, I will give you a massage later.”

“……”

“Xiao Xuanxuan.”

“……”

In the end, Qu Yunxuan gave in to Dong Xuebing’s relentless persuasions.

Twenty minutes later…

Dong Xuebing finally relaxed and released his grip on Qu Yunxuan’s head.

Suddenly, there was a click, and the metal gates outside opened!

“Yunxuan.” It’s Qu Yunxuan’s mother!

Dong Xuebing was startled. Although Aunt Xuan’s parents knew about them, they must not see what they are doing now. Qu Yunxuan panicked and quickly closed her mouth and pull up Dong Xuebing’s zip.

“Why is this girl not back yet?” Qu Yunxuan’s mother grumbled.

Qu Yunxuan’s father said. “There is an auction at her company today, and she might be busy.”

Click… Qu Yunxuan’s mother switched on the lights of the living room and saw Qu Yunxuan and Dong Xuebing there.

Qu Yunxuan’s father asked. “You all are at home, and why didn’t you all say anything? Why are all the lights off?”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “Aunty, Uncle… errm… we felt asleep earlier and just woke up.”

Qu Yunxuan’s father said. “Go and sleep in the room. Why are you sleeping on the sofa? It’s not good for your neck.”

Dong Xuebing and Qu Yunxuan’s faces are all red. Qu Yunxuan’s mouth was still shut, but she must say something now. She forced herself to swallow the ‘stuff’ in her mouth, held back the urged to vomit, and forced a smile. “Mum, Dad, didn’t you two days you will be coming over tomorrow? How come you two are here today?”

Qu Yunxuan’s father replied helplessly. “Your mother heard that your company had made a lot of money and can’t wait to come over.”

“Have you all taken dinner? I will go and prepare something.”

“No need. We come over after dinner.”

Qu Yunxuan’s father is a conservative and simple person. He could not tell what was going on, but Qu Yunxuan’s mother knew. She saw the lights were off, and they were behaving awkwardly. Her glance stopped at her daughter’s red glistering lips and was furious. She immediately gave Qu Yunxuan a stare.

Dong Xuebing was embarrassed.

Qu Yunxuan also felt guilty and cleared her throat.

Qu Yunxuan’s mother let out an angry ‘Hmph!” She had always been proud of her pretty daughter and had been teaching her to be a virtuous and gentle woman from young. She hopes Qu Yunxuan can find a rich husband in the future. But after Qu Yunxuan met Dong Xuebing, her reserves and restrained were all gone. Not only had they been sleeping together, and they are still doing such shameless things in the living room!

Qu Yunxuan tried to strike a conversation. “How is the traffic condition?”

“It’s fine.” Qu Yunxuan’s mother was not in the mood to speak to her daughter. She looked at Dong Xuebing. “Xiao Bing, how are your legs?”

“I should be able to walk next month.”

“Will you have any side effects in the future? Like walking with a limp?”

“Huh? No…, the doctor said my injuries are no so serious.”

“Haha… that’s good.”

Qu Yunxuan’s mother had heard from her daughter that the company had earned 30 million, and her impression of Dong Xuebing got better immediately. She held Dong Xuebing’s hand as she asked about his condition. At the same time, she also asked about his plans for the money. Dong Xuebing told Qu Yunxuan’s mother that he would let Qu Yunxuan decide on how they will use the money, and Qu Yunxuan’s mother was satisfied with this answer. Qu Yunxuan’s father still felt uncomfortable as his daughter is older than Dong Xuebing by a few years. He did not say a word, but he had accepted Dong Xuebing as his son-in-law.

As they chatted, Qu Yunxuan’s mother suddenly asked.

Qu Yunxuan’s mother patted Dong Xuebing’s hand and asked. “Xiao Bing… you are 24 this year?”

Dong Xuebing nodded. “It’s not my birthday yet.

Qu Yunxuan’s mother nodded and smiles. “Yunxuan is going to be 30 soon. At her age, she should have children but look at her. She is not anxious at all. Sigh… she is not anxious, but as her parents, we are concern about her. Her father had brought up this subject to me several times. You are doing well in your career and is a Deputy Bureau Chief now. Your company had also earned so much money… Don’t you think it’s time to ask your mother to come to Beijing to discuss your marriage with Yunxuan?”

Marriage? Dong Xuebing could feel sweat forming on his forehead. “Err… this will depend on Aunt Xuan.”

Qu Yunxuan’s mother said unhappily. “You still call her Aunt Xuan?!”

“Huh? This is up to Yunxuan to decide.”

Qu Yunxuan’s parents looked at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan blushed. “We had just got together. How can we talk about marriage so soon? Let’s talk about this next year.”

Qu Yunxuan’s mother got mad. “Damn brat! When it’s time for you to be reserved, you are not reserved. When it’s not the time for you to be reserved, you become reserved. Are you trying to make me mad?”

Dong Xuebing looked at the mother, and the daughter argued and rubbed his temples.

Marriage? Relationship?

Sister Xie? Aunt Xuan?

Dong Xuebing felt it’s time for him to make a decision and cannot drag this on further!

Chapter 252 – You dare to collect toll?

National Day holidays.

Red banners were hung everywhere in Beijing, and firecrackers can be heard now and then.

“Aunt Xuan, I will be going.”

“Ok. Your legs have just healed and must be careful while driving.”

“I know. Go back. I will return when I got the time.”

“Ok. Remember to give me a call when you reach Yan Tai County.”

“Ok.”

Somewhere near Yun De Auction Company, Dong Xuebing and Qu Yunxuan hugged and kissed for a while before separating. Before Dong Xuebing left, Qu Yunxuan helped him straighten his collar and tidy his hair. After that, Dong Xuebing boarded his Silver Mercedes Benz MPV, which was sent over by an officer from the Public Security Bureau when Dong Xuebing was hospitalized. Qu Yunxuan helped him closed the door and waved him goodbye. Dong Xuebing waved back and drove onto the road slowly.

Goodbye, Beijing.

Goodbye, Aunt Xuan.

After two months of rest, Dong Xuebing’s legs were almost healed. Although he cannot do any strenuous exercises, like running, jumping, he can still step on the accelerator and brakes. Dong Xuebing was bored to death after staying at home for so many days. That’s why after celebrating the National Day with Qu Yunxuan and her parents in the morning, he packed his stuff to return to Yan Tai County.

Five meters…

Ten meters…

Twenty meters…

Before the Mercedes moved more than thirty meters, Dong Xuebing saw a familiar face by the roadside.

It is that Wei Nan, and he is on his phone. He did not see Dong Xuebing and was walking towards the west. Wei Nan was Xie Huilan’s former fiancé and had several conflicts with Dong Xuebing in the past. They had met at the pearl necklace auction, during his dinner with Xie Huilan and Xie Hao, embarrassed him at Senior Xie’s mansion. There is no way they can settle their grudges peacefully.

Suddenly, Wei Nan noticed Dong Xuebing and gave him a cold smile.

Dong Xuebing returned a smile and continued his way.

After meeting Wei Nan, Dong Xuebing suddenly thought of Xie Huilan and Qu Yunxuan.

On his way to Yan Tai County, Dong Xuebing was thinking about his relationship problems. Aunt Xuan is virtuous and will be a good wife. On the other hand, Sister Xie is a career woman and can help him in his career if they get married. Although Dong Xuebing wants to make a decision, it is too hard for him to decide. He had slept with Aunt Xuan, and how can he dump her? It is the same for Sister Xie. They had kissed and hugged…

Slap! Dong Xuebing gave himself a slap to his forehead!

I am such a bastard. How can I fool around with so many women?!

If I had controlled myself and not go after Aunt Xuan, I would be dating Sister Xie now. If I had rejected Sister Xie in the first place, I might be getting married to Aunt Xuan now. Either way is the best ending. But now, two outstanding women are with me… and the outcome… might be a tragedy. Dong Xuebing shivered when he thought about it.

Not everyone can enjoy such luck with women!

Dong Xuebing was regretting. What should he do? How is he going to solve his relationship problems?

After driving for more than an hour, Dong Xuebing had entered the Hebei boundary. He had been thinking of a solution, but he is at his wit’s end. He got frustrated and irritated as he reached the outskirts of Yan Tai County!

An accident had occurred on the main road towards the County town, and there was traffic congestion.

Dong Xuebing turned into a side road and wanted to take an alternative route back.

After driving for a while, Dong Xuebing arrived at a farming area. There were farming fields on both sides, and donkeys are pulling carts of corns along the road. Dong Xuebing had been in Yan Tai County for more than a year and had drove passed this road before. After several turns and bends, he is around one kilometer away from the main road.

Suddenly, five to six villagers walked onto the road from the cornfields.

Dong Xuebing was afraid he would knock into one of them and quickly pressed the horn.

Those villagers turned around slowly to look at Dong Xuebing and continued standing in the middle of the road. After that, a few men pushed an old tractor from the fields onto the road, blocking Dong Xuebing’s path. Other than people, no cars can get past them.

Dong Xuebing was in a bad mood, and when he saw what the villager was doing, his face changed. He stopped about seven to eight meters away from the ‘obstacles’ and sounded the horn!

Honk! Honk! Honk!

A middle-aged man, standing in front, took out a cigarette pipe and started smoking with the rest of the villagers in the middle of the road. They were chatting softly and had no intention of letting Dong Xuebing pass. From far, a van with local number plate drove over from the opposite direction, and the villagers moved the barricades aside for it to pass.

Dong Xuebing had wanted to alight from his car, but when he saw an opening, he stepped on the accelerator and wanted to drive through.

But after the van passed the barricades, the middle-aged man and other villagers quickly blocked the road again.

Dong Xuebing got furious and shouted out from his window. “Move aside!”

The villagers ignored him and continued chatting there.

“Mother F**kers!” Dong Xuebing unfastened his seat belt and got off the car. His legs are not fully healed and had to walk slowly, as he approaches the villagers. “What’s the meaning of this? Why are you all blocking the road?”

The middle-aged man looked at Dong Xuebing and extended his hand. “Pay toll!”

Dong Xuebing sneered. Toll? You think this is a highway?”

The old man shrugged his shoulders and said. “If you don’t want to pay up, you can wait here. Anyway, we got nothing to do.”

Dong Xuebing understood what was going on. Such incidents are common in rural places near villages. This is how the villagers get extra income from blocking the roads. Don’t think of getting past them without paying. But normally, they will not block cars with local number plates and will target outsiders.

Under normal circumstances, people will try to avoid trouble and just pay up. The local villagers know what those visitors are thinking and take advantage of it. It is the National Day Holidays now, and many people will be traveling along this road. This is their opportunity to make a quick buck.

But Dong Xuebing is not someone who will give in.

Dong Xuebing sneered. “How much?”

The middle-aged man took a puff and said. “… 2,000!”

Dong Xuebing’s eyes twitched. “So, you all are trying to rob me?”

At this moment, a Volkswagen Passat, with a Beijing number place, approaches the roadblock from the opposite direction. The driver frowned and spoke to one of the villagers. After that, he gave that villager 200 RMB, and that villager waved his hand to the rest. The rest of the villagers start to clear the barricades to let the car pass.

Dong Xuebing looked at that middle-aged villager. “Why is that car allowed to pass with 200 RMB?”

The middle-aged man did not reply to Dong Xuebing. They had been doing this for years and can recognize the logo of Mercedes and BMW. These cars are driven by rich people, and the villagers must take advantage of them. Another middle-aged man got impatient and shouted at Dong Xuebing. “Hurry and pay up! We will let you pass after you pay us! Stop wasting time! You cannot even afford 2,000?!”

Another young man added. “Hurry up! The traffic is congested on the main road. Even if you turn back from here, you will also not reach the County in the afternoon.”

A villager standing at the back raised the hoe in his hand in a threatening manner. “Hurry up!”

If it were Dong Xuebing in the past, he would have unleashed a kick. But now, Dong Xuebing is not in his best condition, and even walks with a limp. He does not want to be hospitalized again and make his mother and Sister Xie worry. Dong Xuebing looked at the group of villagers and took out a leather wallet from his pocket. He waved his police badge at them. “Do you all know what this is? Hurry up and get lost!”

But that group of villagers started laughing at Dong Xuebing.

The middle-aged man said. “Who are you trying to scare? Even Xiao Liu from our village has this type of wallet! You can buy them anywhere!”

Another middle-aged villager added. “Stop pretending to be police! Which Police Officer will drive Mercedes? You think we are idiots?”

Another man said. “My advice to you is to pay up now. Nothing good will come to you if you piss us off!”

Dong Xuebing took a deep breath. He was furious. “Collecting tolls illegally. Fine! You all even dare to stop someone from Public Security? I had given you all a chance, and you all are asking for it! You all want money, right? 2,000?! I shall see who dares to collect fees from me!” Dong Xuebing turned and took his phone from his car. After that, he walked a few steps away from the villagers to call the County’s Public Security Bureau.

After hanging up, Dong Xuebing decided to wait there for the officers from the nearest police station to arrive.

But a loud hissing sound was heard behind him!

Dong Xuebing saw a young man hitting his Mercedes rear tire with a metal spade. A nail was position against the tire, and the hit from the spade pushes the nail into the tire, deflating it.

The young man cursed. “We had given you a chance!”

The middle-aged villager sneered. “You cannot leave now! Hmph!”

The few villagers were furious when they saw Dong Xuebing making that phone call. Although they don’t want to blow up this matter, they are not afraid of any trouble. All of them were foul-tempered, and when they saw Dong Xuebing is not willing to pay money and still called for help, they immediately ask that young man to blow up the tire!

Dong Xuebing saw his tire was punctured and was furious! F**k! You all are asking for it!

That young man waved his spade in the air. “If you have no money, don’t drive a Mercedes! You…”

Before that young man can finish what he wanted to say, Dong Xuebing had walked up to him and punched him in his face. The young man bends forward in pain and spat blood and a broken tooth on the floor. Dong Xuebing looked at him coldly and did not say a word. He grabbed that young man’s hair and kneeled suddenly, pushing that young man’s head into the ground. Bam! The young man was in a daze from the impact, and blood was flowing down from his brows!

“Ah!!!”

The villagers shouted furiously!

“F**k! We will kill you!”

“Kill him!”

The first villager to reach Dong Xuebing was the middle-aged man with the cigarette pipe, and he swings his pipe at Dong Xuebing!

Dong Xuebing’s legs are not fully healed, and he cannot dodge this attack. He can only stop his attack by grabbing that man’s hand. But that man is stronger. Dong Xuebing had to twist that man’s arm and push him aside. Bang! Another villager attacked with a wooden pole, and Dong Xuebing dodged that blow, and it landed on that middle-aged man’s back!

“Argghhh!” That middle-aged man shouted in pain and fell to the ground!

Dong Xuebing remembered this middle-aged man had tried to extort money from earlier, and he will not let him off lightly because of his age. Dong Xuebing bends forward with an elbow strike to that man’s back. That middle-aged man spat our something and collapsed to the ground. He had fainted from Dong Xuebing’s blow like that young man!

“Uncle! Arrgghhh! I will f**king kill you!”

Dong Xuebing felt a gust of wind on his back!

Without turning around, Dong Xuebing swings his fist upwards from his back. Bam! Dong Xuebing’s fist landed on the chin of the villager behind him. The punch was so powerful that a few teeth flew out from that villager’s mouth. Clang!  That villager fell onto the ground and dropped the spade he was holding!

Within two minutes, six villagers had suffered a heavy injury and were groaning in pain on the ground.

Dong Xuebing lean against his Mercedes, panting. He can feel a sharp pain in his legs and knew he had exerted too much strength. Because of his leg injuries, he had to use BACK several times to avoid and dodge the attacks from the villagers. His mood got much better as he looked at the few villagers on the ground.

After a while, a few police cars arrived.

The first to alight was Deputy Team Leader Feng.

Dong Xuebing smiled and greeted. “Old Feng! How come you are here?”

Deputy Team Leader Feng laughed. “I just happened to be nearby and heard you encountered some troubles here. That’s why I brought my men over. Chief Dong, are you hurt?”

Dong Xuebing waved his hand. “These few people can hurt me?”

The villagers on the ground were stunned when they heard the Police Officer calling that young man, Chief Dong! Chief Dong?! That God of Plague?!

The middle-aged villager almost fainted again. They are finished!

All of them had heard of the infamous God of Plague!

But none of them had expected to block Chief Dong’s car! This is like digging their graves!

Dong Xuebing explained what happened to Deputy Team Leader Feng and said. “What is wrong with the security here? Block the road and rob people? Old Feng, you got to follow up on this and treat it as a criminal case. Those involved must be punished, and their fines must be heavy. If possible, sentence them to prison. Also, this area and the surrounding villages must be cleansed of such practice! Who will come to our County if this carries on?!”

Deputy Team Leader Feng is only an investigation Officer, and this area is not under his jurisdiction. But Dong Xuebing said this to him is for him to pass the message to the ones in charge of this place. These people had wanted to extort 2,000 RMB from Dong Xuebing, and Dong Xuebing will make them pay.

The villagers’ faces turned green. “We did not block the roads or rob anyone. We are just collecting tolls!”

That young man and the other villagers were regretting their actions!

Deputy Team Leader Feng kicked that middle-aged villager’s shoulders. “Shut up!” He turns to Dong Xuebing. “Chief Dong, I will speak to the local police station and will make sure these people will not be let off easily. Oh, your car is damaged? Pass me the keys. I will send it for repairs and get someone to deliver it to you later.” Deputy Team Leader Feng said and turned to the police cars. “Xiao Zheng! Xiao Zheng! Send Chief Dong back to the County!”

This incident was quickly settled.

Deputy Team Leader Feng and the other police officers looked at the police car, driving away and turn to the villagers on the ground. Chief Dong had fought against six opponents again, and his opponents are all badly injured. No wonder his nickname is God of Plague. He had just returned, and misfortune fell on the people standing in his way!

Deputy Team Leader Feng and the officers remembered that Dong Xuebing’s legs injuries were not fully healed.

When Dong Xuebing is not injured, he can fight against six, ten opponents. Now, his broken legs were not fully healed, and he still can beat up six opponents easily?!

Damn!

How strong is Chief Dong?

An hour later, news of Dong Xuebing’s fight against six villagers on the outskirts spreads throughout the Bureau.

Those that heard of what happened were speechless.

It is like Dong Xuebing announcing to the County that he is back!

The God of Plague is back!

Chapter 253 – Xie Huilan is mad!

The next day.

Morning, at 9 am.

Dong Xuebing opens his living room’s windows after breakfast, letting the cool breeze into his apartment. Yesterday, he had finished all the things he is supposed to do. He reported to Bureau Chief Liang and settled the follow-up paperwork for the first-class merit, and had dinner with some close colleagues. He also called his mother, Second Aunt, and grandmother to let them know he is back. After that, he called Cao Xupeng to thank him for his concern. At night, Deputy Team Leader Feng delivered his Mercedes Benz and keys to him.

Xie Huilan is the only person Dong Xuebing still has not contacted.

Dong Xuebing decided to reserve today to accompany Sister Xie. He crossed his legs on the sofa and dialed Xie Huilan’s number. No one answered, and he called again ten minutes later.

“Hello?” Xie Huilan answered.

Dong Xuebing replied cheerfully. “Sister Xie, I am back.”

There was a paused. “… Ok.”

“Huh? It has been two months, and you are still angry?”

“Angry? Haha… my mood has never been better.”

Dong Xuebing felt something is not right. Sister Xie’s tone made the hair on his back stands. He cleared his throat and said. “I had apologized to you… I promise I will not be impulsive in the future and will take care of my safety. Err…. Are you at home? If it’s fine with you, I would want to go over to your place. Do you have groceries at your place? I can buy some over and prepare lunch for you.”

“Come over.”

“Ok. I will go over now.”

“Bye.”

After hanging up, Dong Xuebing starts to think about Xie Huilan’s attitude towards him. He felt something was off but does not know what happened, and he stopped thinking about it. Anyway, he will know when he meets Xie Huilan. Dong Xuebing returned to his room and got dressed before going to the nearby supermarket to but some vegetables. After that, he drove straight to the County Party Committee Quarters.

After alighting, Dong Xuebing carried all the groceries to the building.

“Oh, Chief Dong, when did you discharge?” Someone greeted Dong Xuebing.

“Ah… I was discharged yesterday and just got back to the County.”

A few familiar faces saw Dong Xuebing and asked about his condition.

This time, Dong Xuebing did not hide from anyway. He greeted those people and walked over to Xie Huilan’s building. It is the National Day Holidays, and everyone knew he is here to send gifts. This is very common in the government service, and Dong Xuebing does not need to hide.

Ding! The elevator door opens, and Dong Xuebing entered.

Second floor…

Third floor…

Fourth floor…

At Dong Xuebing’s position as Deputy Public Security Bureau Chief, he gets sufficient rest time. Although he will be busy at times, he will get at least one to two days off a week. But as the County Mayor, Xie Huilan got to take care of everything, and she seldom can afford to have any rest days. This National Day holiday is one of the rare occasions she can get to rest. If Dong Xuebing missed this opportunity, Xie Huilan’s next rest day should be during the Lunar New Year.

Ding Dong… Ding Dong… Dong Xuebing pressed the doorbell.

After waiting for a while, Dong Xuebing pressed again.

Dong Xuebing waited for almost two minutes, and no one opens the door. Dong Xuebing waited for a while and opened the door with the keys given to him by Xie Huilan. When he enters the apartment, he saw Xie Huilan sitting in the living room, reading newspapers. She is wearing her usual ladies’ suit and her hair tied up in a bun.

“You are at home, why didn’t you open the door for me?” Dong Xuebing brought the groceries to the kitchen.

Xie Huilan replied without lifting her head. “I had given you a set of my keys.”

“Huh? I got the keys, but you should at least say something when I pressed the doorbell. I thought you had gone out.”

“I am tired and lazy to move.”

Dong Xuebing was observing Sister Xie and felt something was wrong. Why is she treating me like this? Is she still angry with me over the last incident? She should have gotten over it. Dong Xuebing was perturbed and dared not to speak to Xie Huilan. He returns to the kitchen to prepare the ingredients for lunch and, at the same time, clean up the kitchen. He wanted to soften the mood, but when he returns to the living room, Xie Huilan was still the same.

Xie Huilan was still reading the papers and not saying anything.

Dong Xuebing felt uneasy and asked. “What’s wrong? Did I make you angry?”

Xie Huilan smiled and did not answer him.

“Sister Xie…” Dong Xuebing moved closer to Xie Huilan. “Can you stop treating me like this? We had not met each other for more than two months, and I had just recovered, and cannot suffer any shock. If I did anything wrong, please put up with me.” Dong Xuebing still does not know why Sister Xie is upset with him. They were fine before he left for Beijing, and Xie Huilan might be mad at him for getting injured, but she should have stopped being mad at him after two months.

Xie Huilan took a glance at Dong Xuebing and continued reading her papers.

Dong Xuebing asked. “Sister Xie, can you say something, and don’t make me wait?”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and nodded. “Fine.” She reached under the coffee table and took out a white envelope. “Read it yourself.”

“What is this?”

“Someone made a report to the Commission for Discipline Inspection about you.”

Dong Xuebing got mad. “Ah? Who is so evil to report about me? I have a clear conscience. What’s there to report against me?”

Xie Huilan narrowed her eyes. “You should say these after you read the contents.”

Dong Xuebing thought that the report would be about him being corrupted or received bribes. But Dong Xuebing had never taken any bribes and is not worried. Most likely it is someone jealous of him driving a Mercedes Benz. Dong Xuebing took out the letter from the envelope and was stunned by the contents. Cold sweat started to flow down from his forehead!

Xie Huilan laughed. “Didn’t you say you have a clear conscience?”

Dong Xuebing stuttered. “I… I…”

“Haha… what’s wrong? I remembered that you are good at arguing. Go on… explain yourself.”

Explain? Dong Xuebing does not even know what to say. If the report is about him receiving bribes, corrupted, or Police brutality, he can still argue his way out. But this person is reporting against Dong Xuebing about his lifestyle and relationships with women. A few photographs of him hugging and kissing Aunt Xuan were attached to the report!

Damn!

Who had taken these photographs?

Dong Xuebing was covered in a cold sweat. Lifestyle problems? He is not afraid of this allegation against him, as he is not married, and the Party cannot stop him from going out with other women. No one can do anything to him with these pictures. This is different from the incident with the Former Party Secretary. Secretary Chang was transferred away because of some photographs showing him and another woman when he is already married.

Dong Xuebing is worried because Xie Huilan knows about his relationship with Aunt Xuan!

This is deadly, and what Dong Xuebing worried the most!

If possible, Dong Xuebing would want to jump out of the windows to escape from everything. He wiped the sweat from his forehead and looked at the photographs closely. He had panicked earlier and had not noticed where the photographs were taken. After taking a second look at the photos, he realized it was taken yesterday when he was parting with Aunt Xuan. Who is it?! Who is so evil to take these photographs and report it to the Commission for Discipline Inspection?! No one will do this unless he or she has deep grudges against Dong Xuebing!

Who? Who? Who?

The answer is obvious. It’s Wei Nan!

Dong Xuebing’s face changed. When he was driving off, he saw Wei Nan talking on his phone nearby. This bastard must have seen him and Qu Yunxuan together and took the pictures from a distance. Then he pretended to be using his phone when Dong Xuebing drove past and sneered!

It’s him!

Dong Xuebing was going crazy. “It’s Wei Nan who took these photos! He is trying to sow discord between us!”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “Don’t care who had taken these photos. How are you going to explain this?”

Dong Xuebing was speechless. Explanation? He does not have any explanation.

Xie Huilan laughed. “Xiao Dong, I had always thought you are someone faithful, and though you are serious about our relationship. It seems that I have been overthinking. Haha…” If it were other people in this situation, they would have blown their top. But Dong Xuebing knew when Xie Huilan is angry, and she will not bang tables or raise her voice. When she smiles, it is the time when she is really angry.

Sister Xie is furious!

Dong Xuebing tried to explain. “Sister Xie… please listen to me.”

Xie Huilan smiles. “No need to say anything. Take these photographs and get out!”

Dong Xuebing did not leave and quickly explained. “I am not keeping this from you purposely. I just don’t know how to tell you. Do you still remember when you asked me if I am dating anyone in Senior Xie’s mansion? I had given you an ambiguous answer because I do not want to lie to you. At that time, Aunt Xuan and I were dating, but she refuses to admit it. After that, when you tell me that you want to date me, I thought you are joking and wanted me to help you call off your engagement.”

Xie Huilan sipped on her tea quietly.

Dong Xuebing looked at Xie Huilan’s expression and continued. “After that, I realized you are serious about our relationship… then… it had become like this. Aunt Xuan and I got closer, and we also got closer… I… don’t know what to do. Sister Xie, I did not lie to you purposely.”

Xie Huilan smiles. “That means this is my fault?”

No… It’s all my fault.”

“Fine. I will ask you one question.” Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “Who do you like?”

Dong Xuebing felt his chest tighten and knew this is the crucial question. He wanted to answer Xie Huilan that he likes her. But he just can’t say it. Dong Xuebing sighed and felt he should not lie to Sister Xie, and chose to tell the truth. “I like… both of you.” Dong Xuebing felt relaxed after saying this out.

“You are quite honest.”

“I…”

“You like us both? Haha… you dare to tell me this?”

Dong Xuebing doesn’t know what to say.

Suddenly, Xie Huilan banged the table and said with a smile. “Get out!” The tea in the cup spilled from the sudden impact!

“No…”

Xie Huilan took out her phone. “Are you leaving, or do you want me to ask someone to send you out?”

Dong Xuebing snatched the phone from Xie Huilan’s hand. “You… how can I leave now?”

Xie Huilan narrowed her eyes as she stared at Dong Xuebing. “What else do you want from remaining here? You want me to forgive you? You want us to continue dating? Xiao Dong, do you think this is possible?” Dong Xuebing was about to say something, and Xie Huilan interrupted him. “I don’t want to listen to your excuses. The photo evidence is enough. You can leave now!”

Once Dong Xuebing leaves, that means they will cut off ties with each other.

Dong Xuebing also knew that he is indecisive and should not shamelessly ask for Xie Huilan’s forgiveness. He doesn’t even know what he wants. But he knew he cannot leave now. He must at least wait until Xie Huilan cool down a little before he can leave. How can he make Xie Huilan cool down? He can only let her scold and hit him to vent her anger.

Dong Xuebing said. “Sister Xie, you… can beat me up if you want.”

Xie Huilan smiled. “I am afraid I will dirty my hands.”

Dong Xuebing was guilty of Xie Huilan and didn’t dare to talk back at her. “You… can use something to beat me. There… the TV remote is beside you. You can use it to hit me.” Dong Xuebing closed his eyes. “Go ahead!”

Crash!

The remote control was smashed into pieces!

Dong Xuebing could not feel any pain and opened his eyes. Sister Xie had thrown the remote controller on the floor.

Xie Huilan’s hand was shaking from her anger. “Get out now!”

This is the first time Dong Xuebing saw Xie Huilan so angry. He knew he is the reason for her outburst and doesn’t know what to do. He kept quiet and went to get the broom to sweep the floor. After that, he poured a cup of hot tea for Xie Huilan in the living room. Whatever Dong Xuebing did in the past was from moral high ground, and he is not worried about arguing or even fight to defend his actions. But now, he is in the wrong and does not feel good about it.

“Err, what do you want for lunch?” Dong Xuebing asked.

Xie Huilan took a deep breath and closed her eyes.

Dong Xuebing looked at her and said. “I will cook something. The rice is ready soon.

Dong Xuebing did not say anything else as Xie Huilan is ignoring him. He returns to the kitchen to start cooking. Once in a while, he will peep at Xie Huilan from the kitchen, worrying she will leave the house or call someone to chase him out. Luckily for Dong Xuebing, Xie Huilan remained sitting in the living room with her eyes closed. After Dong Xuebing finishes cooking, he set up the table and poured red wine.

Dong Xuebing pulled the chair out and said. “Sister Xie, eat while the food is still hot.”

Xie Huilan looked at the wine glasses on the table. “Should I praise you for being so shameless?”

Dong Xuebing replied. “I know what I had done is unforgivable. You can beat me up or scold me all you want, but you must still take your meals. You should not skip any meals just because you are angry with me.”

Xie Huilan narrowed her eyes and said. “I will say this one last time. Get out of here!”

Dong Xuebing replied. “Alright… eat something first… I… I will wait in the room.”

Dong Xuebing went into the other bedroom and closed the door behind him.

Dong Xuebing looked at the scenery outside of the window and hit himself on the head several times. Dong Xuebing… you are a bastard! You had made Sister Xie so angry! Why must you fool around with so many women?! How are you going to clear this mess?!

Dong Xuebing scolded himself and was thinking of a way to clear this mess.

About half an hour later, Dong Xuebing felt Sister Xie should have finished her meal. He pushed the door open and looked at the dining table.

Xie Huilan’s back was facing the bedroom, and the food on the table remained untouched. Her bowl of rice is still full, but the bottle of wine was empty! Xie Huilan raised her glass and gulped down the wine in one mouthful. She seems to be drunk!

“Sister Xie…”

Dong Xuebing felt his heart aching.

What should I do? How am I going to clear this mess I created?

Dong Xuebing was deep in thoughts. He needs to find a way out of this mess!!!

Chapter 254 – Target practice!

The third day of the National Day Holidays.

Morning, at 10 am.

Dong Xuebing was in his living room, looking at Xie Huilan’s number on his phone. He wants to call her, but hesitates and was walking around his apartment wondering if he should call her.

In the end, Dong Xuebing gritted his teeth and dialed Xie Huilan’s number.

But the phone rang for a long time without anyone answering.

Dong Xuebing knew Sister Xie is still angry with him and sighed. He had no choice but to call Xie Huilan’s secretary, Hu Silian. “Hello, Sister Hu. I am Dong Xuebing.”

“Haha… Chief Dong, you are back? When are you treating me to dinner? I am still waiting for your treat.”

“You are not the same as before, and I am afraid you will turn down my invitation.”

“Are you poking fun at me? Why will I reject your treat?”

After joking for a while, Dong Xuebing asked. “Oh, what is Mayor Xie’s schedule for today? Is she working?”

Hu Silian knew Dong Xuebing must be looking for the Mayor for something. If it were someone else, she would not reveal the whereabouts of Mayor Xie. But Dong Xuebing was the one who helped her get this position. She thought for a while and whispered. “Today is supposed to be Mayor Xie’s off day, but a group of businessmen had arrived from Beijing. They are going to invest in Yan Tai County, and Mayor Xie is hosting lunch for them. Improving Yan Tai County’s economy is something Mayor Xie is working on since she was transferred here. That’s why she is hosting them personally, and our County’s Investment Promotion Agency Deputy Chief Lui and I will be attending the lunch.”

Dong Xuebing frowned. “Businessmen from Beijing?”

“Yes. I heard the person bringing them over is called Wei Nan. He seems to know Mayor Xie.”

“Wei Nan?” Dong Xuebing’s face changed. “Sister Hu, can you tell me which restaurant is it?”

Hu Silian hesitated for a while and told Dong Xuebing the address.

After hanging up, Dong Xuebing’s face turns black. Wei Nan is here? Is he coming here to invest? Although his father is a medical supplies supplier and is wealthy, he does not need to invest here. There is nothing to invest here! Damn! This bastard is not here to invest! Dong Xuebing suddenly realized that Wei Nan is not using those photographs to revenge on him for snatching his fiancée. He is going after Xie Huilan again!

Dong Xuebing hit the sofa angrily!

I must not let this bastard succeed!

12.30 Pm.

Dong Xuebing parked diagonally in front of a restaurant in the western district of the County town. He alighted and looked around the open-air car park. There is a BMW 7-series and a Toyota, with the county government’s number plate. Dong Xuebing had seen that BMW in Senior Xie’s mansion, and it belongs to Wei Nan. The other car is Xie Huilan’s ride, and the driver, Old Xing, is eating a burger and reading papers in it.

Dong Xuebing pretended to pass by. “Hi, Master Xing.”

Old Xing was surprised and greeted Dong Xuebing. “Chief Dong.”

Old Xing is Xie Huilan’s driver, and Dong Xuebing had met him once in the County Government building. “Haha… why are you eating in the car? Is Mayor Xie in this restaurant?”

Old Xing nodded and did not say anything.

Dong Xuebing did not want to enter the restaurant, and he chatted with Old Xing in the carpark. Old Xing is a quiet middle-aged man and knew what to say and what not to say. He only told Dong Xuebing that Mayor Xie and Secretary Hu had entered the restaurant 20 minutes ago and did not say anything else.

Half an hour later.

The restaurant doors opened, and Xie Huilan, Hu Silian, Wei Nan, and three men walked out.

Hu Silian is walking behind Xie Huilan, and another middle-aged man is smiling and chatting to one of the Beijing investors. This man should be the County’s Investment Promotion Agency Deputy Chief Lui Dafa.

Dong Xuebing could feel his blood boiling when he saw Wei Nan, and Xie Huilan is chatting with him and the other two men with a smile on her face. Dong Xuebing was impressed with her for not bringing her emotions to work. She had fallen out with Wei Nan over their engagement in the past, but that is a separate issue. Dong Xuebing knows that even if he goes up to Sister Xie now, she will not treat him coldly, as she is representing the County and not herself.

Wei Nan laughed and asked. “Hou Zi, how is it?”

A tall young man laughed and replied. “This place is not as good as other Counties, but it has its advantages. If the local government can give us some support, I think we can discuss the setting up of a factory.” He is still satisfied with the environment here and feels it is suitable to set up a factory.

Wei Nan looked at Xie Huilan. “Mayor Xie, let’s find a place to discuss.”

Xie Huilan looked at her watch and told them that Deputy Chief Lui would be discussing with them.

Although bring in investment to the County will improve its economy and Xie Huilan will score some political points, but she does not need to handle everything herself. She had shown enough respect for these businessmen by accompanying them for lunch. But Wei Nan shamelessly insisted that they must discuss the terms of the contract with her. Hou Zi and another young man, Zhou Zi, seems to know what Wei Nan is up to, and they helped to persuade Xie Huilan.

In the end, Xie Huilan said something to Hu Silian and nodded to Wei Nan. Hu Silian knew Wei Nan, and his friends are big-shots, and the invested amount is huge. If not, they will not ask to discuss the terms with the Mayor directly.

Wei Nan laughed. “Mayor Xie had bought lunch, and this time it should be our turn.”

Zhou Zi said. “Let’s go to that shooting range we passed by in the morning and discussed the contract while shooting some targets.”

Hou Zi agreed. “Sure. It’s been a while since I fire some guns.”

Just when they were about to go to their cars, Dong Xuebing walked over. “What a coincidence. Mayor Xie, you are here for lunch?” Hu Silian almost burst out laughing at Dong Xuebing’s fake expression. She knew this is not a coincidence as she is the one who told Dong Xuebing this address.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and smiled. “Chief Dong, you are here for lunch too?”

Xie Huilan is different from yesterday, where she smashed the remote control and banged the table. But Dong Xuebing knew she had not forgiven him, and she is speaking to him with no emotions attached. Dong Xuebing smiled. “No… I passed by and saw your car.”

Xie Huilan nodded and did not say anything.

Hu Silian did not notice anything from Xie Huilan’s reaction. She does not know about the relationship between Xie Huilan and Dong Xuebing. She is only curious why Mayor Xie is treating Dong Xuebing so coldly. By right, Dong Xuebing had done Mayor Xie a huge favor by saving that man jumping from the County Party Committee building, and she should be thankful to him. But Hu Silian is no one to guess what her leader is thinking.

Wei Nan is different. He knew Xie Huilan and Dong Xuebing are dating, and from Xie Huilan’s expression, he knew they have some problems in their relationship. Xie Huilan must have received the photos he sent to the Commission for Discipline Inspection, and he is laughing in his heart, as he looked at Dong Xuebing.

Since taking those photos that day, Wei Nan had made plans to make Xie Huilan fight with Dong Xuebing, and he will take advantage by entering in between them. But after his last failure, Wei Nan is more matured and didn’t show his intentions to Xie Huilan. He got a few friends, who are looking for places to invest, and he makes use of this excuse to get close with Xie Huilan.

Dong Xuebing narrowed his eyes as he stares at Wei Nan.

Even if Dong Xuebing had broken up with Sister Xie, he would not allow Wei Nan to be with her. He will settle the score with Wei Nan sooner or later.

After Dong Xuebing appears at the restaurant’s entrance, it became quiet.

Dong Xuebing seems like he cannot sense that he is not welcomed and continued to chat with Xie Huilan.

Xie Huilan replied Dong Xuebing out of courtesy and said to Hu Silian. “Xiao Hu, get ready to go.”

This is the leader’s way of asking others to leave. Those that are smart will bid goodbye and not disturb the leader. But Dong Xuebing has no intention of leaving. Seeing Xie Huilan is ignoring him, he turns to a middle-aged man. He walked over and shook his hand warmly. “Ah…. You are Chief Lui! I had heard a lot about you!”

Lui Dafa forced a smile. “Chief Dong, nice to meet you.”

Dong Xuebing put his arm over Lui Dafa and chatted with him.

Lui Dafa almost cursed. Since when are we so close? Why are you putting your arm around my shoulder?!

Hu Silian was from the Public Security and knew about the grudges between Lui Dafa and Dong Xuebing. She was speechless when she saw this. Chief Dong’s cousin, Tang Jin, had bought counterfeit cigarettes at Lui Dafa’s relative’s shop and was beaten up by one of the staff there. In the end, Chief Dong went over to the shop and beat up Lui Dafa’s relative and even argued with him over the phone. They should be at loggerheads, but why are they…

Xie Huilan ignored Dong Xuebing and got into her car.

Wei Nan took a glance at Dong Xuebing and walked to the carpark to get his car.

“Old Lui…” Dong Xuebing changed the way he addresses Lui Dafa. “Where are you all going?”

Lui Dafa was about to blow his top. Who are you to call me Old Lui? But the investors are with them, and he cannot say anything. He faked a smile and said. “We are going to the shooting range. We should get going. Chief Dong, let’s chat another day.” He does not want to be anywhere close to Dong Xuebing now, but what Dong Xuebing said next almost caused him to vomit blood.

Dong Xuebing slapped his thigh suddenly and exclaimed. “What a coincidence! I am on my way there too!”

Bullshit! Lui Dafa’s face is turning black slowly. “Why are you going there?”

“Target practice.” Dong Xuebing replied shamelessly and wrap his arm around Lui Dafa’s shoulder again. “Old Lui, since it is on the way, I will give you a ride.”

Lui, Dafa replied. “I drove here!”

Dong Xuebing ignored him and walked towards the carpark with his arm around his shoulder. “You don’t need to be so polite. Just leave your car here. Let’s take my car over!”

Hu Silian stole a glance at Mayor Xie and said. “Chief Dong, you are…”

Dong Xuebing feigned ignorance. “What is it? Secretary Hu.”

Hu Silian doesn’t know Dong Xuebing will do this and regretted telling him the restaurant’s address. She quickly gave Dong Xuebing some hints with her eyes. “We are going there to discuss work… you…” Hu Silian is afraid that Mayor Xie and the investors will be angry.

Dong Xuebing replied. “Discussion about work? That’s right. We must ensure the safety of the investors. Secretary Hu, you can leave this to me!”

Hu Silian was at a loss of words.

As Hu Silian and Dong Xuebing were speaking, Lui Dafa pushed Dong Xuebing’s arm away and walked quickly to his car.

But Dong Xuebing’s reaction is fast. He immediately grabbed Lui Dafa by his shoulders again and said. “Old Lui, my car has parked that side. Where are you going?”

Lui Dafa is old and had been sitting in the office for many years. He is not as fit as Dong Xuebing and was forcefully pushed into the car. Lui Dafa had never seen anyone so thick skin. Mayor Xie is around, and she did not say she will bring you along, yet you just shamelessly tag along? Are you seeking death?!

On the other side, Zhou Zi asked. “Who is that?”

Hu Silian replied softly. “He is Deputy Chief Dong, from our County’s Public Security Bureau.”

Hou Zi was surprised. “So young?” Dong Xuebing looks like he is five to six years younger than him.

At this time, Toyota and BMW arrived at the entrance. Dong Xuebing also drove up to the two investors and opened the door for them to get in. He had become one of the County’s government staff that receive guests. But the Public Security has nothing to do with getting investments for the County.

But the Mercedes MPV pulls up beside them, Hou Zi was stunned. He couldn’t believe their eyes.

Zhou Zi was speechless. They had been traveling all over China and met lots of people in different cities. But they have not met anyone from the Public Security that dares to drive a Mercedes Benz so openly. They could tell that this is not a domestic produced Mercedes. This is the top range of Mercedes Benz and costs at least 1.5 million. Damn! This young man is brave enough to drive this car in front of the Mayor!

Suddenly, Hou Zi’s body stiffens up.

Zhou Zi asked softly. “What’s wrong?”

Hou Zi said. “Look at his hand.”

“His hand? What’s wrong?”

“Look at what he is wearing.”

Zhou Zi looked at Dong Xuebing’s wrist and froze!

Patek Philippe! This Public Security Deputy Bureau Chief is wearing a Patek Philippe watch! Lui Dafa might not know about this brand or its value, but Hou Zi and Zhou Zi are aware of it. This Patek Philippe should be the real deal, and it should cost slightly more than the Mercedes, Dong Xuebing is driving. That is a watch worth close to two million! After that, they saw the jade Qilin pendant hanging on Dong Xuebing’s waist and were speechless.

Damn!

Is this guy working for the government?

What Dong Xuebing is wearing is worth several million, and he looks wealthier than them!

Zhou Zi and Hou Zi immediately know Chief Dong is not any other Deputy Bureau Chief of the Public Security and is not someone ordinary. They discussed among themselves and said something to Wei Nan. After that, they boarded Dong Xuebing’s Mercedes. They seem to be interested in Dong Xuebing, and Wei Nan frowned. Wei Nan drove up beside the Toyota and said something to Xie Huilan, before leading the way.

The BMW is in front, followed by the Toyota, and the Mercedes Benz MPV is at the back.

The shooting range is located near the borders of Yan Tai County, and the traveling time is around thirty minutes.

On the way, Zhou Zi and Hou Zi were sitting behind Dong Xuebing, and they introduced themselves. They gave Dong Xuebing their name cards, and Lui Dafa was introducing Yan Tai County beside them. But Zhou Zi and Hou Zi were not interested in what Lui Dafa’s introduction. They had heard what they wanted and visited the places they wanted to see. Now, it is up to the local government’s terms. That’s why no matter what Lui Dafa says is meaningless to them.

Dong Xuebing did not say much and was staring at Xie Huilan’s back view in the Toyota in front of him.

“Chief Dong…” Someone called from his back.

Dong Xuebing turns around. “Huh? What is it?”

Zhou Zi said. “This is a good car. R500I. Top of its range.”

“Ah… this belongs to a friend of mine, and I had borrowed it.” This is the usual excuse used by Dong Xuebing.

Hou Zi looked at Dong Xuebing’s watch and asked. “Don’t tell me that you had borrowed your watch too? Patek Philippe! Zhou Zi and I had seen this watch at an auction some time ago. It is a model similar to yours. It should cost at least 1.8 million, right?” Zhou Zi and Hou Zi were just curious about Dong Xuebing.

Lui Dafa got shocked!

Dong Xuebing shook his hand. “It’s fake. I bought it on Taobao at around 1,800 RMB.”

Lui Dafa looked at Dong Xuebing’s watch and did a double-take.

Zhou Zi and Hou Zi exchanged looks and smiled. Fake? How is this possible?! They can tell whether if it is fake or genuine at a glance easily!

Chapter 255 – Showing off!

Afternoon, at 2 pm.

The shooting range is located near the borders of Yan Tai County and the neighboring County and is surrounded by hills and forests. It is Autumn, but there are flowers, insects, birds, etc. An artistic building that resembles a ‘bird’s nest’ stood in front, and it is the main entrance of the shooting range.

The few cars stopped at the open-air carpark in front of the range.

Dong Xuebing was the first to alight and ran over to open the rear passenger door of the Toyota.

Xie Huilan tucked her hair behind her ears and alighted without looking at Dong Xuebing. Hu Silian followed behind her towards the building, and Wei Nan points to the building. “This is the place. Mayor Xie, please come this way.” Xie Huilan smiled and nodded. “Manager Wei comes here often?”

“Once in a while. Manager Hou and Manager Zhou are regulars here, and they are good at shooting.” Wei Nan replied.

Hou Zi laughed and walked over. “Old Wei, stop making fun of me. Although you seldom practice, your marksmanship is better than us.”

Zhou Zi added. “How do you know he didn’t practice?” Wei Nan laughed. “Did I?”

Zhou Zi replied. “Don’t think I don’t know that you grew up in a military camp and have the chance to play with guns since young.” Xie Huilan laughed. “Oh, I am looking forward to seeing your skills later.”

“I hope I will not make a fool of myself later.” Wei Nan is slightly excited. In Beijing, Xie Huilan had never been so lovely to her. She is always overbearing, and every word she says is like giving out orders. Wei Nan felt she had changed a lot, and it must be those photographs. Is she reconsidering Wei Nan?

The few of them chatted and entered the holiday resort.

Dong Xuebing had no opportunity to join their conversation and could only follow behind them.

Why is Sister Xie treating Wei Nan differently now? They had fallen out when their engagement was called off. Also, I had told her that the photographs are taken by Wei Nan, and even if the photographs are true, she should not like someone so despicable. Why did she have a change of attitude? Is it because Wei Nan is going to invest in the County? But unless he is going to invest 100 million, there will not be many changes to the local economy!

At first, Dong Xuebing did not overthink this. But now, he felt Xie Huilan is purposely doing this to spite him.

If Dong Xuebing had not tagged along, will, Sister Xie would accompany them to the shooting range?

If I am not around, will Sister Xie still treat Wei Nan so warmly?

Dong Xuebing could not tell what Xie Huilan is thinking and could only guess. He took a glance at the smiling Wei Nan and got angrier.

Wei Nan and his two friends went over to the counter in the lobby to make payments. The three of them wanted to pay for everyone, but in the end, it was Wei Nan who paid with his card. After waiting for a while, the staff brought all of them into the shooting range. Wei Nan had booked the most expensive range. Behind the target practice platforms, there is a soundproof transparent glass room with sofa and refreshments, like fruits and nuts.

The few of them sat on the sofa in the soundproof room, and could not hear the gunshots outside. Xie Huilan took a sip of tea and said. “Chief Lui, have you discussed with Manager Hou about our cooperation?

Lui Dafa nodded and repeated what the County Government could offer to them if they invested. Hou Zi listened quietly and took out some documents from his bag and started bargaining with Lui Dafa. He also asked Xie Huilan about some details of the contract. Xie Huilan and Wei Nan are also talking about his investment project in the County.

Zhou Zi felt bored and turned to Dong Xuebing. “Chief Dong, shall we go for some target practice?”

Dong Xuebing took his eyes off Sister Xie and replied. “I will not join in, as I am average at shooting.”

Zhou Zi shook his head. “Hahaha… I don’t believe you. No matter how bad your shooting skills are, you will still be better than me. You are from Public Security.”

Xie Huilan overheard their conversation and turned to Secretary Hu. “Xiao Hu, accompany Manager Zhou for target practice.” Hu Silian nodded and walked over.

Zhou Zi wants to befriend Dong Xuebing, and he said. “Chief Dong, let’s go together.” Dong Xuebing stood up unwillingly. “I will not shoot, but I can the umpire for you all.” Dong Xuebing was only interested in Xie Huilan and does not have to mood for target practice. Furthermore, he had only shoot firearms a few times, and his legs are not fully healed. He might not withstand the gun’s recoil.

Zhou Zi is not happy, as he felt he lost face after Dong Xuebing rejected his invitation.

Hou Zi, who was discussing his investment, looked over and frowned.

Hu Silian knew Dong Xuebing has a foul temper and is not in a good mood recently. If he does not want to do something, no one can force him. Hu Silian quickly smiled and said. “Chief Dong is still injured. A few months ago, someone jumped off a building, and Chief Dong caught him with his bare hands and was hospitalized. A few days after he was discharged from the hospital, Hui Tian Village had a landslide, and Chief Dong rescued all the villagers by himself but got himself trapped. He almost died and was hospitalized for two months. He was only discharged from the hospital a few days ago.”

Zhou Zi and Hou Zi were stunned. They had not expected to hear anything like this, and they turned to look at Dong Xuebing with respect. Wei Nan also did not know about this. He thought to himself. Why is Dong Xuebing so lucky? Even a landslide cannot kill him?

Zhou Zi’s impression of Dong Xuebing improved. Someone willing to risk his life for the people is worth his respect, and Zhou Zi likes to befriend people like this. He stopped talking about target practice and chatted with him. After the three of them walked out of the soundproof room, Hu Silian waved the staff over to make preparations.

Dong Xuebing stepped back. “I will be the umpire.” Zhou Zi smiled and looked at Hu Silian. “Ladies first?”

Hu Silian smiles. “Manager Zhou can go first, and I can learn from you.”

Zhou Zi nodded. “Alright. Are we going for five shots or ten shots? What’s the distance?”

Both discussed and decided to fire five shots and will compete for three rounds. There are different types of firearms like pistols, rifles, and sniper rifles at the range. But they had not fired rifles before and picked pistons. Hu Silian wanted to use revolvers, but the range does not have it. The range only has semi-automatic pistols, and they chose CG 98 pistol.

After preparations, the staff asked about the distance of the targets. For rifles, the distance is 100 meters, and for pistol, it is 25 meters and 50 meters.

Zhou Zi replied without thinking. “50 meters.” He is used to this distance.

Zhou Zi hesitated and looked at Hu Silian. Fifty meters seems like bullying her.

Hu Silian nodded. “Ok. 50 meters.”

Zhou Zi walked up to the shooting platform and put his ear mufflers. He rotated his shoulders and shook his wrists and fingers as a warmup. From his actions, he looks professional and must have been practicing with firearms for a long time. After his warmup, he picked up the gun and aimed… for over ten seconds before he fired his first shot. Bang!

Zhou Zi first shot hit the 4th ring.

Zhou Zi seems to be satisfied with his result and fired his second shot. Three-ring!

Bang! Off-target!

Bang! 4th ring!

Bing! 2nd ring!

Zhou Zi’s result is 13 rings. The highest result for five shots is 50 rings, and his result is considered quite low.

Zhou Zi seems very satisfied with this result, as hitting the target at 50 meters is not an easy task for an amateur. For those with poor eyesight, they might not even see the target at this distance.

Hu Silian praised. “Manager Zhou is good at shooting.”

“Hahaha. Thank you.” Zhou Zi walked back proudly.

Hu Silian took a deep breath and walked over to wear her ear mufflers.

Zhou Zi did not think much about Hu Silian’s marksmanship. He can get this result is because he had been practicing in shooting range. Secretary Hu is the Mayor’s secretary and is still a woman. She will be panting if she has to climb five stories with some documents, let alone firing firearms. She might even not fire any firearms before in her life. Furthermore, the target is 50 meters away, and one out of five shots hitting the target is considered a good result for her.

Dong Xuebing standing behind, could tell that Zhou Zi was looking down on Hu Silian and laughed in his heart.

Hu Silian had picked up the gun and aimed at the target.

Bang! Bang! Bang! Bang! Bang!

Hu Silian fired five shots. 7th Ring, 9th ring, 5th ring, 7th ring, 6th ring!

Zhou Zi’s jaw dropped as if he had seen a ghost. Is she a secretary? Which secretary has such good skills? When Hu Silian returns, Zhou Zhi asked. “Secretary Hu, you are so good at shooting. This result is almost the same as Old Wei. Did you practice often?”

Dong Xuebing laughed. “Secretary Hu is formerly from our Public Security.”

Zhou Zi was stunned. “No wonder.”

Hu Silian waved her hand. “Haha… I am only lucky today. My results are usually not so good.”

Dong Xuebing does not know whether Hu Silian had graduated from the Police School. Still, she was the County’s Public Security Bureau’s Office Director. Her marksmanship might not be as good as the armed officers or other police officers, but she is better than amateurs. She had received firearms training when she was in Public Security, and Zhou Zi will never be as good as her.

Hu Silian and Zhou Zi continued their competition.

In the second round, Zhou Zi had gotten 14 rings, and Hu Silian hit more than 30 rings. They are not on the same level, and in the last round, Hu Silian purposely scored lower rings to let Zhou Zi catch up with her.

Xie Huilan, Wei Nan, and the rest came out of the soundproof room.

Hou Zi laughed. “Old Zhou, how come you lost so many rounds?”

Zhou Zi’s face turns red and said. “Secretary Hu is a ‘female hero.’ You can compete with her if you want!”

Hou Zi looked at Hu Silian’s result and knew he is not her match. “Old Wei, you are up next.”

Wei Nan was also thinking of impressing Xie Huilan and did not reject it. He rolled up his sleeves and wore the ear mufflers before saying he needs to warm up. He picks up the gun, load, aims, and fired. Bang! Bang! Bang! Bang! Bang!

9th Ring, 7th ring, 10th ring, 8th ring, 6th ring!

Hou Zi and Zhou Zi were not surprised, but Hu Silian, Dong Xuebing, and Lui Dafa were shocked.

Wei Nan pick down the gun and walked back. “It’s been a while since my last practice.”

Dong Xuebing cursed in his heart.

Xie Huilan narrowed her eyes. She was also surprised at Wei Nan’s result.

Hu Silian knew she is no match against Wei Nan. However, she still fired five shots, and lost to Wei Nan by seven rings. 7 rings difference is considered a considerable gap for professionals. Hu Silian smiles. “Manager Wei is a great marksman. Our Public Security officers might not get your result.” Other than professional shooters, ordinary officers are no match for Wei Nan. It seems like Wei Nan had been practicing since young.

Hou Zi exclaimed. “Old Wei is on a different level from us.”

Zhou Zi joked. “We had given him a chance to show off again. He is good at chess, shooting, etc.… if I knew this would happen, I would not suggest coming here.” Hu Silian had praised Wei Nan because he is going to invest in the County. But Zhou Zi and Hou Zi knew Wei Nan was wooing Xie Huilan and had said those things to help him impress her.

After that, Wei Nan and Hu Silian fired two more rounds.

Most of Wei Nan’s shots hit the 8th and 9th rings. Once in a while, he will hit the 10th ring.

After showing his skills, Wei Nan said to Xie Huilan proudly. “Mayor Xie, do you want to join us?”

Xie Huilan smiled and waved her hand. “I don’t know about guns.”

“It’s alright. I will teach you.” Wei Nan replied.

“Haha… no need.”

Hu Silian and Lui Dafa also noticed Wei Nan’s feelings for Mayor Xie. They quietly move a few steps back, giving them more space. Hou Zi and Zhou Zi will also not remain there to disturb Wei Nan. One of them walked over to Lui Dafa for a chat, and the other wants to compete with Hu Silian again.

Dong Xuebing is furious when he saw Wei Nan pestering Xie Huilan and even wants to teach her how to fire a gun!

Damn! Do you think you are the best in the world after some praises? What’s there to be proud of with your skills?!

Dong Xuebing stood up suddenly and said. “Give me a 98 pistol and five rounds!”

The staff heard Dong Xuebing and quickly loaded the gun for him.

Earlier Zhou Zi had invited Dong Xuebing, but the latter refused because he does not have to mood for target practice. But Wei Nan had gotten all the limelight in front of Xie Huilan now, and Dong Xuebing cannot tolerate it. Hu Silian, Zhou Zi, and the rest heard Dong Xuebing, and they walked over. Xie Huilan and Wei Nan also turned to Dong Xuebing.

Hu Silian was worried. “Chief Dong, you injuries…”

“I am fine.”

Zhou Zi added. “The recoil is strong, and I think you should wait until you are fully recovered.”

“Thank you for your concerns. I am alright.” Dong Xuebing knew that if he still doesn’t step forward, his ‘wife’ will be snatched away from him.

Seeing Dong Xuebing is so determined, everyone did not stop him.

Hou Zi secretly asked Hu Silian. “Secretary Hu, how is Chief Dong’s marksmanship?”

Hu Silian replied. “Err… I have not seen it myself.”

Most of the people in Yan Tai County knew Chief Dong is good at fighting, and even if everyone in the range is not his match. Chief Dong had fought against multiple opponents by himself, but shooting and fighting are different. Strength, reaction, speed are critical in fighting, and very few people had seen Dong Xuebing firing before. Wei Nan was looking at Dong Xuebing with a smug look. He does not believe Dong Xuebing is good at shooting. After Dong Xuebing clashed with him at Senior Xie’s mansion, he had checked Dong Xuebing’s background. He knew Dong Xuebing had graduated from an ordinary university. That means Dong Xuebing only started firearms training after he was transferred to Yan Tai County. Six months might not be a long time, but even if Dong Xuebing practice once a week, his skills will not improve so fast. Wei Nan had started practicing since young.

Wei Nan said arrogantly. “Chief Dong, haha… it’s not fun shooting along. How about we compete against each other?” Wei Nan wants to flaunt his skills in front of Xie Huilan again and let her know that he is much better than Dong Xuebing. Dong Xuebing is also thinking about the same thing.

Dong Xuebing laughed. “Sure. How are we going to compete?”

Wei Nan looked at Dong Xuebing. “Five shots, and we will compete for one round.”

“No problem.” Dong Xuebing replied coldly. “You can go first. I need to familiarize myself with the gun.”

It was tense. Hu Silian and Lui Dafa exchanged looks, Zhou Zi and Hou Zi also looked at each other. They could tell Wei Nan and Dong Xuebing do not like each other but were unsure of the reason. Do they know each other before today? Xie Huilan did not say anything and sat there drinking her tea. Wei Nan glanced at Xie Huilan and walked up to the platform. He closed his eyes for almost one minute and held up the gun in a standard posture. He aimed and adjusted his posture and aimed again. He knew these few shots are crucial and took his time. After adjusting his posture and grip several times, he squeezed the trigger!

10th ring!

The first shot hit the 10th ring! Wei Nan had a smile on his face and started aiming again. After a long wait, he fired his second round! Bang!

9th ring!

Wei Nan took almost ten minutes to fire five shots, and his results surprise everyone.

10th Ring, 9th ring, 8th ring, 9th ring, 8th ring! This is an outstanding result. Even professional shooters cannot get this result easily!

Zhou Zi gave Wei Nan a thumbs up. Wei Nan walked back with a smile. “Chief Dong, it’s your turn.”

Dong Xuebing did not care about the people around him and let out a yawn. “Manager Wei, you are too slow. I almost fell asleep.” He turns to Lui Dafa. “Old Lui, what was his score?” Dong Xuebing asked.

Old Lui?! Stop calling me that!

Lui Dafa grumbled in his heart and replied. “44 rings.”

Dong Xuebing nodded and walked forward. Wei Nan’s almost perfect result should give Dong Xuebing lots of pressure, but Zhou Zi and the rest noticed Dong Xuebing is very relaxed. He walked up to the staff and asked a few weird questions.

“Where is the 100m target?” Dong Xuebing asked.

The staff was stunned. “100m range is for rifles, and the maximum distance for pistol is 50m.”

Dong Xuebing replied. “Just tell me where is the 100m target.”

That staff paused for a while and pointed to a corner of the firing range. “That area is for 100m target practice. You are…”

Zhou Zi was the first to react. He asked. “You want to shoot the 100m target?”

Hou Zi wanted to laugh. “You are using a pistol, and 100m is out of range.”

100m is doubled of Wei Nan’s target, and only rifles and sniper rifles will use 100m target for practice. Even the Police snipers might not hit the 100m target with a pistol. 100m is out of range for pistol, and they will have trouble aiming.

“Chief Dong, you are…”

Dong Xuebing did not say anything and walked over to the 100m target area. He did not waste any time and fired the moment he lifted his gun! Bang! Bang! Bang! Bang! Bang!

Five shots in ten seconds! Everything was over before anyone could react!

After that, the results were announced.

When everyone saw the result, they were shocked. Even the staff at the range were stunned!

Bullseye!

Bullseye!

10th ring!

10th ring!

10th ring!

Dong Xuebing put down the gun and walked back slowly.

Everyone in the range was looking at Dong Xuebing in shock.

Translator notes: I am not sure how the points are counted in target practice. But the author uses ‘rings’ as points, and the 10th ring is the ring beside the bullseye. When I fired in the range in the past, the paper target we used is a man’s figure. Two points for hitting the head and torso, and one point for the arms and legs. Do correct me if I am wrong

QSZ-92 (aka NP 42 and CF 98)

Chapter 256 – Xie Huilan is in trouble!

It was eerily quiet around Dong Xuebing.

Zhou Zi and Hou Zi were staring at the result on the scoreboard, thinking if their eyes had played tricks on them. Hu Silian was thinking about something as she looks at Dong Xuebing. Lui Dafa was shocked by the result and walked over to the 100m target area for a closer look. Wei Nan’s face had turned black as he looks at Dong Xuebing. Even Xie Huilan, who had been ignoring Dong Xuebing, narrowed her eyes when she saw the perfect score.

Perfect!

Every shot had scored the full rings!

This result had shocked everyone!

The ones in the range were not people with limited sights. There are staff of the shooting range, former Public Security Bureau’s Former Office Director, Hu Silian, and Zhou Zi and Hou Zi, regulars at shooting ranges. All of them had met good shooters before and had seen people scoring full rings at 50 meters. But Dong Xuebing had scored full rings at a fixed target 100 meters away! That is two times the normal distance for pistols! Furthermore, Dong Xuebing fired five shots in less than 10 seconds and scored full rings!

How good is Dong Xuebing’s marksmanship?

Even the national shooting team cannot beat Dong Xuebing’s result!

Zhou Zi finally said. “This is an eye-opener…”

Hou Zi added. “Chief Dong is good enough to join the Olympic games, and I heard that you have not fully recovered from your injuries.”

Everyone knows Dong Xuebing’s result is not based on luck. No matter how lucky you are, you will also not get this result!

It is not easy for Dong Xuebing to get this result. When he was shooting earlier, he had almost missed every shot. Once in a while, he will hit the target, but it was only on the 5th ring. He had to use BACK several times before he hit the 10th ring. Dong Xuebing had lost count the number of BACK used to get this result, but he does not regret it. He does not mind using his powers if he can get Xie Huilan to look at him differently.

Hu Silian, Zhou Zi, and the rest continued to praise Dong Xuebing on his marksmanship.

Although Dong Xuebing tried to be modest about it, he was still jumping with joy in his heart. He stole a glance at Xie Huilan and saw her eyes narrowed while drinking her tea. She should be surprised at his result.

Dong Xuebing laughed and asked. “Manager Wei, how about competing for another round?”

Wei Nan almost cursed out loud. How am I going to compete with you?

Dong Xuebing said in his heart. Didn’t you think you are very good with guns? Do you still want to teach Sister Xie how to use a gun?

Hu Silian laughed. “Chief Dong, can I challenge you?”

“Sure.” Dong Xuebing agreed.

But this time, Dong Xuebing did not use his BACK, and they are shooting the 50m target. His score is very low and much worse than Hu Silian.

Everyone knew Chief Dong is letting Hu Silian win.

At this time, Hu Silian received a phone call and passed the phone to Xie Huilan. Most leaders, like Xie Huilan, will have two phones. One will always be kept by her, and only her superiors will know that number, and the other will be held by her secretary. The phone number of the phone held by the secretary will be released to subordinates like Liu Dafa.

Something should have happened in the County, and Xie Huilan left after hanging up the phone.

Only Lui Dafa is left accompanying the three investors. Dong Xuebing had got no mood to remain there and politely rejected Zhou Zi’s dinner invitation. After that, he drove back.

On his way home, Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing looked at the number, and it was Deputy Team Leader Feng from the County’s Public Security Bureau. “Hello, Old Feng.”

“Chief Dong, I tried calling your house, but no one answered. Are you outside?”

“Yes. What’s wrong?”

“Something happened here. You must watch out for your safety.”

Dong Xuebing asked curiously. “What happened? Why should I look out for my safety?”

Deputy Team Leader Feng should be outside, as his background is very noisy. Dong Xuebing could hear police sirens and police radio through the phone. “We had just received news that a man that resembles one of the escaped convicts was spotted in Yan Tai County. That man is Wu Daguang. He had been on the run since the jailbreak a few months ago. Oh, you should know his brother. His brother one of the convicts who held hostages in Nan Liu Junior School. He is that convict with Vitiligo patches on his face.”

“Oh, it’s him…”

“We suspect Wu Daguang is back for revenge.”

“He is a wanted man himself, and he is still thinking of revenge?”

“Before he and his brother were arrested, they had made and sold bombs. They also have dealings with the triads. He is a dangerous person.”

Dong Xuebing remembered which escaped convict he was. Ten men had escaped from the jail, and he had shot nine of them died during the Nan Liu Junior hostage incident. That convict with Vitiligo was the leader, and before he dies, he asked Dong Xuebing about Wu Daguang’s whereabouts. After that, he laughed and said his brother would take revenge for him. But who will Wu Daguang target?

Will Wu Daguang take revenge on Dong Xuebing or Yan Tai County’s residences?

Is he going to target the County’s Public Security Bureau or the County’s government?

Wu Daguang is very dangerous. He is being wanted all over the country, and he still dares to return for revenge. This shows that he no longer cares for his life and might do anything without thinking about the consequences. He is extremely dangerous.

Dong Xuebing asked. “What is Chief Liang going to do?”

“We are going to set up roadblocks on major roads and increase the manpower protecting our County’s leaders. We had also sent people to protect your mother.” No matter who is Wu Daguang’s revenge target, it will be in Yan Tai County. That’s why Public Security must take precautions by protecting the leaders. This is also a trap for Wu Daguang. “Chief Dong, where are you now? I will get my men to fetch you.”

Dong Xuebing laughed. “Fetch me for what?”

“Safety first. You…”

“Just help me look after my relatives, and don’t need to worry about me.”

Chief Dong had refused protection, and Deputy Team Leader Feng did not say anything else. But he will still send people to the County’s Public Security quarters to protect him secretly. This is the order from above, and he cannot ignore it. He also knows Dong Xuebing is extraordinary, and if that Wu Daguang went to look for Chief Dong, he would be seeking death.

After hanging up, Dong Xuebing’s phone rang again.

This time, it is a leader from the Public Security Bureau, and the same things as Deputy Team Leader Feng.

On the way back, Dong Xuebing passes by several roadblocks. The officers at the roadblocks checked on every car, and it was tense. Dong Xuebing also called Hui Tian Village Station to ask his men to be on guard and asked Liu Dahai to send some officers to protect his relatives. Liu Dahai was saved by Dong Xuebing in the landslide and will spare no effort to protect his relatives.

After returning home, Dong Xuebing forgot about the fugitive and started to think about Sister Xie.

To Dong Xuebing, Xie Huilan is more important than other matters. His feelings for her are real and want to get back with her.

Sigh… what should I do to get back with Sister Xie? Dong Xuebing knows it is not practical for them to become a couple again, but at least he must get Xie Huilan’s forgiveness, and not let her hate him so much.

No. I must do something!

Wei Nan is still hanging around, and I must not let him get the opportunity to be with Sister Xie!

Evening. Dong Xuebing used the leftover rice to cook fried rice and closed his eyes to take a short nap.

One hour…

Two hours…

Three hours…

Dong Xuebing looked at his watch and left his house.

It is about 10 pm, and it is very dark, as the moon is covered by dark clouds.

A Mercedes Benz entered a street next to the County’s Party Committee quarters. Dong Xuebing parked his car and entered the estate. He secretly entered a building and took the elevator up. When the doors open, he looked around to see if there are anyone around, before turning to the unit on the left. Dong Xuebing wants to have a good talk with Xie Huilan, and since she is not willing to speak to him, he can only visit her place late at night.

Dong Xuebing took out a bunch of keys and opened the door.

The apartment is dark, and there was no one in the living room. Dong Xuebing could see lights from the gap of the bedroom door.

Dong Xuebing knew Xie Huilan might be preparing to sleep at this time, and he changed into slippers, before knocking on the bedroom. Dong Xuebing waited for a while and said. “I am coming in.” He opens the door and saw Xie Huilan sitting by the window, with a glass of wine. She ignored Dong Xuebing and continued looking out of the windows.

Xie Huilan was only wearing a white shirt, and her long slender legs were exposed. She is not wearing any pants, and Dong Xuebing can see her black lacy underwear. She was crossing her legs, sipping on her wine, and made no attempts to cover herself up.

Dong Xuebing cleared his throat. “Sister Xie.”

Xie Huilan continued to ignore him.

“Err… it’s cold, and you should wear pants.”

Xie Huilan did not reply to Dong Xuebing and swirled her wine.

Dong Xuebing went to her closet and took out a pair of white long johns. Xie Huilan did not take it from him and treated him as if he is invisible. He placed the long johns on the bed and mustered up his courage and went over to hug her.

Xie Huilan pushed Dong Xuebing away. “Don’t force me to get mad! Get out!”

Dong Xuebing forced a smile. “I am sorry. Please don’t get mad.”

Xie Huilan replied coldly. “Leave my keys here! And get out! I don’t want to repeat myself!”

“Sister Xie, can you give me a chance?” Although Xie Huilan is overbearing, Dong Xuebing felt she is still very nice. At least, most of the time, she will be smiling. But now, Dong Xuebing finally experienced her might.

After begging and speaking for several minutes, Xie Huilan was still treating Dong Xuebing coldly.

Dong Xuebing knew his time with Sister Xie was up, but he was still trying. “Alright. Rest early, and I will come tomorrow.”

Xie Huilan looked at him emotionlessly. “Leave the keys here!”

Dong Xuebing pretended not to hear it. “What would you like for dinner tomorrow? I will prepare for you.”

Xie Huilan’s face turns black. “Don’t you understand what I said? Leave the keys here and get lost! Do you understand?!” Xie Huilan took a deep breath and narrowed her eyes. “I will be having dinner with Wei Nan tomorrow.”

Dong Xuebing’s face changed. “Wei Nan? Only the both of you?”

“Yes. Only us.”

Dong Xuebing was unhappy. “Why are you having dinner with him?”

Xie Huilan sneered. “Who are you to question me? Do I need to report to you? I finally understand something. Although Wei Nan is not perfect, at least he is devoted towards me.”

“What do you mean?”

“What do you think?”

“You want to date Wei Nan?” Dong Xuebing asked. “Are you purposely trying to spite me?”

Xie Huilan laughed. “Do I need to?”

“You should know his character. He…”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing coldly. “At least, his character is better than you!”

Seeing Sister Xie is thinking of dating Wei Nan, Dong Xuebing got mad. He banged on the table. “Xie Huilan! What is the meaning of this? I admit I had made a mistake and you can scold me or hit me! But why must you go to Wei Nan? Are you doing this to spite me? My character is not as good as him?! My feelings for you cannot be compared to him?! Bullshit!”

Although Dong Xuebing knew Xie Huilan was not telling the truth, he was still mad. After a long pause, he controlled his anger and said. “Sister Xie, I am begging you. If you are angry with me, just come to me. Don’t get close to Wei Nan. It is not worth being with Wei Nan just to spite me.”

Xie Huilan let out a cold laugh. “Do you think I will treat my marriage as a joke? I think Wei Nan is not bad.”

Dong Xuebing replied angrily. “Not bad, my ass!”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Stop shouting at me! Do you think that by raising your voice, you are right?”

Dong Xuebing stared at Xie Huilan. “What do you want?”

“I am tired and want to find someone to get married.”

“But, you should not pick Wei Nan!”

“I am still considering, and it’s not up to you to decide for me!”

When Dong Xuebing thought of Xie Huilan might be in Wei Nan’s arms in the future, his blood boils. He stood up immediately and shouted. “Fine! Xie Huilan! Go and find whoever you want!”

Xie Huilan’s eyes narrowed into a slit. “Trying shouting at me again!”

Dong Xuebing was blinded by his anger. “Don’t try to scare me! Just marry whoever you want! Do you think I will die without you?! If you think Wei Nan is a good person, go ahead! If I meddle in your affairs in the future, I will change my surname! I will not pester you again!”

“Good! You are the one who said it!”

“Yes!”

Xie Huilan nodded. “Remember what you said!”

Dong Xuebing took out Xie Huilan’s keys and threw it on the table. “I don’t need you to remind me!”

Xie Huilan took the keys. “Get out!”

Dong Xuebing stormed out of her house and slammed the door closed.

Both had fallen out completely.

Back at home, Dong Xuebing took off his clothes and went to bed. He had been holding back his emotions the past few days and had exploded in front of Xie Huilan. He is still furious over what Xie Huilan saying Wei Nan is better than him.

Damn!

This is too infuriating!

Dong Xuebing decided not to care about Xie Huilan in the future. Even if she fell into the river and drown, it will have nothing to do with him!

We will go our separate ways!

We will cut ties with each other!

The next morning.

Dong Xuebing slept until 10 am.

After Dong Xuebing woke up, he was still furious. Even in his dreams, he was quarreling with Xie Huilan. He went into his bathroom to wash up, and after he changed, he noticed he had a dozen missed calls on his phone in the living room. The missed calls are all from the County Public Security. Dong Xuebing returned the call unwillingly, as he got no mood to work today.

The line got through.

A shocking piece of news reached Dong Xuebing’s ears!

“How did this happen?!”

Dong Xuebing held his phone in a daze for a while, before rushing out of his house!

Dong Xuebing got to his car and sped out of the quarters!

At this moment, Dong Xuebing had forgotten whatever he had said yesterday!

Xie Huilan is in trouble!

Chapter 257 – Bomb!

County town. Central Street.

Hurry! Hurry! Hurry! I must get there in time!

The Mercedes MPV was speeding through the streets, and Dong Xuebing sounded the horn like crazy. He even dashes through three red lights.

Right in the center of Central 3rd street, there was a crowd of a few thousand people evacuated from the nearby buildings. People were looking out of their windows from a few buildings in the distance. Dong Xuebing sounded his horn and drove through the crowd without stopping. The crowd got a shock and quickly let Dong Xuebing through, and Dong Xuebing saw Police vehicles and officers in front of him.

The Police Officers had set up a cordon several hundred meters away from an office building.

The Mercedes MPV stopped, and Dong Xuebing jumped out of it.

“Chief Dong!”

“Chief Dong! You are here?”

Some officers saw Dong Xuebing and greeted him before continuing with their work.

More than a dozen Police cars, several bikes, four fire engines, and two anti-riot vehicles are parked outside. Some Police officers are doing crowd control, and some are shouting into their radio sets. Everyone looks anxious. Dong Xuebing saw the County Party Secretary Xiang Daofa, Deputy Party Secretary Cao Xuepeng, Secretary of the Political and Legal Committee Huang Li, Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng, and all other leaders in a meeting at the scene. The situation is very tense. Many office workers are still running out of the building, and officers are evacuating people from the shops nearby.

The tension rose!

Dong Xuebing grabbed an officer beside him.

The young officer said. “Chief Dong, what are your orders?”

Dong Xuebing looked at the office building. “What happened?! Tell me everything in detail!”

“It’s like this…” The young officer sighed. “During the National Day period, Mayor Xie will visit some offices for inspection, and her itinerary had been planned a long time ago. That fugitive, Wu Daguang, found out Mayor Xie’s itinerary and waited for her nearby. He tied bombs to himself, and when Mayor Xie alighted from her car, he rushed over. The officers protecting Mayor Xie immediately point their guns at him, but they dare not open fire. Other than the bombs strapped onto his body, Wu Daguang was also holding a detonator in his hand. At that time, there are many people around, and dozens of lives will be lost if the bomb goes off.”

Dong Xuebing’s face turns black.

That young officer continued. “After that, Mayor Xie walked up to Wu Daguang and ordered all the officers to leave. She tried to delay time by speaking to Wu Daguang, and let the nearby people leave. Soon, Mayor Xie and Wu Daguang are the only ones in front of the building. Maybe Wu Daguang also does not want to kill himself. He saw a few Police officers aiming their guns at him from a distance, and he quickly dragged Mayor Xie into the building. The officers at the scene were afraid they would agitate him and did not follow.”

After that, the police vehicles arrived and cordoned the area.

When the officers entered the office building, they saw Mayor Xie on the first floor, with a time bomb strapped on her. Wu Daguang is nowhere to be seen.

Provocation!

Revenge!

This is Wu Daguang’s revenge for his brother!

Dong Xuebing asked angrily. “Where did he get the bomb?”

The officer replied. “Before Wu Daguang and his brother were sent to jail, they are dealing with bombs. The bomb should be made by him, but I am not sure about the timer. I heard he was close with a triad in the past, and he might have contacted them when he was on the run. The timer might be given to him by that triad, or he had gotten it before he entered jail.”

Dong Xuebing took a deep breath. “How much time is left on the time bomb?”

The police officer looked at his watch. “Less than 15 minutes.”

15 minutes?!

When Dong Xuebing received the call, he had wanted to use BACK. But Xie Huilan was already held hostage, and he had used some of his powers at the shooting range. Now, he has less than 20 minutes left. It is not enough to return to the time before she was caught. F**k! 15 minutes! Sister Xie’s life will end in 15 minutes! Wu Daguang! I will f**king kill you!

The leaders on the other side were also panicking and anxious. The County’s Mayor is held, hostage? Strapping a timebomb on the County’s Mayor? The impact of this incident is terrible! Xiang Daofa ordered the bomb must be defused, and Liang Chengpeng must arrest that fugitive at all costs! Cao Xupeng must evacuate the crowd and minimize casualties. All of them must suppress this incident and prevent it from blowing up!

Everyone’s attention in Yan Tai County is in this office building.

Nervous, anxiety, panic, etc. are on everyone’s face, and they had pinned all their hope on the bomb disposal squad. The two bomb disposal experts had entered the building for quite some time now.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

Dong Xuebing was pacing up and down outside of the cordoned area, anxiously. His heart is beating fast and is afraid that he will hear an explosion. Hu Silian and Huang Li’s emotions are like Dong Xuebing. They are panicking and emotionally unstable. Wei Nan, Zhou Zi, and Hou Zi had also driven over, but they stopped far away from the building. They looked at the building, and other than frowning, Wei Nan did not have any other expression.

Suddenly, two men, in a thick bomb suit, walked out of the building!

It’s the two bomb disposal experts!

Hu Silian quickly asked. “How is it? Is the bomb defused?”

Dong Xuebing also ran over to the bomb disposal experts. Xiang Daofa and the rest of the leaders were also looking at them.

The older bomb disposal expert said. “The timebomb is not an ordinary bomb, and the internal structure is too complicated. We can only remove the outer casing and dare not touch the wires and metal pieces inside. We are afraid that the bomb might go off if we touch it.” He sighed and continued. “I can’t do anything, and we can only wait for the bomb disposal experts from the City and Provincial government.”

Liang Chengpeng’s face changed. “We only have 10 minutes left! How can we wait for them?!”

Xiang Daofa said. “The people from the City Government will not be here in time. How confident are you two on defusing the bomb?”

The bomb disposal experts looked at each other and said. “Not even 1%. We seldom see such bombs, and there is a balance device attached inside. Mayor Xie cannot even move, as we suspect any movements might make the bomb goes off. Also, this bomb is very powerful. Our bomb suits are not strong enough to block it. Once the bomb goes off, no one within the blast radius will survive.”

Huang Li panicked. “Hurry up and think of other solutions!”

The experts kept quiet as they had run out of ideas.

Everyone was in despair. If the bomb cannot be defused, Mayor Xie will be dead. How can this happen?!

The leaders were looking terrible, as none of them want to see this happening!

Xiang Daofa ordered the cordon to be extended, and everyone had to move 20 meters back. Liang Chengpeng also knew there is not enough time, but he still asked the two bomb disposal experts to think of something. The bomb disposal experts can only return to the office building. News of this situation had spread to Beijing, and Beijing Party Committee Secretary Xie Guobang was furious. He immediately calls his former subordinate, Huang Li, and questioned him angrily. Xie Huilan’s mother heard the news and knew her daughter only have less than 10 minutes to live, she fainted!

It was chaotic at the scene!

Time passes quickly, and only nine minutes left!

The bomb cannot be defused! The City’s bomb disposal squad cannot reach in time! It’s too late! They don’t have enough time!

Xiang Daofa and the rest of the leaders had given up on rescuing Xie Huilan. Even if the bomb disposal squad reached, they might also not defuse the bomb. Huang Li’s face is pale as he looked at the office building. Hu Silian, who was beside him, started sobbing. Dozens of Police Officers were searching for Wu Daguang in the vicinity. The situation is gloom.

Dong Xuebing looked at the office building in a daze and could feel his hands and feet turning cold.

Is Sister Xie going to die in nine minutes?

Suddenly, something in Dong Xuebing’s head snapped. He threw his bag on the floor, jumps over the Police cordon tape, and started walking towards the building.

“Chief Dong!”

“Xiao Dong! Where are you going?”

“Come back! The bomb is about to go off!”

Many people shouted at Dong Xuebing to return. Even the County’s bomb disposal experts cannot do anything with the bomb, let alone Dong Xuebing. He is only going to die in vain. Liang Chengpeng shouted. “Stop him! Quick! Don’t let Chief Dong go in!” At this moment, they cannot afford to have any more casualties.

Two officers, who were nearest to Dong Xuebing, rushed over.

But Dong Xuebing is faster than them. He raised his arm and punched one of the officers. “Get lost!” The other officer hesitated and dared, not go forward. Everyone knows Chief Dong is a good fighter. If Chief Dong is determined to go in, even ten officers cannot stop him.

Within seconds, Dong Xuebing entered the building, and no one dares to go closer.

The lobby on the first floor is in a mess. Flowerpots, cups, stationaries, documents, etc. were scattered everywhere.

Dong Xuebing walked across the lobby, and there is a row of offices on his left. The door of the third office is opened, and there are two transparent riot shields left behind by Police Officers, some bomb defusing tools, and a bomb suit. A soft beeping sound can be heard from inside the office, and every beep, made Dong Xuebing’s heart beat faster.

One step… two steps… three steps…

Dong Xuebing gritted his teeth and walked to the door.

Xie Huilan is sitting on a chair quietly, and one hand is holding on to that timebomb tied to her waist. The outer cover of the bomb had been removed, and wires and copper plates are exposed. There is a small LCD screen showing the remaining time. 8 minutes 10 seconds. Xie Huilan is looking terrible and breathing slowly. She dares not to breathe heavily, as she is afraid any movements will cause the bomb to go off earlier.

Dong Xuebing opened his mouth, but don’t know what to say.

Xie Huilan saw Dong Xuebing, and her expressions changed. “What are you doing here?”

Dong Xuebing did not reply to her and walked closer.

“Don’t come near!” Xie Huilan frowned. “This has nothing to do with you! Get out now!”

Dong Xuebing replied in his hoarse voice. “How can this be nothing to do with me?!”

Xie Huilan controlled her breathing and screamed at Dong Xuebing. “What are you going here?! The bomb is going to go off in a few minutes! Get out of here immediately!”

Dong Xuebing ignored her and looked at the bomb.

Xie Huilan snarled. “Who is the one that says he will not pester me or meddle in my affairs, in the future? You are the one, right?” Xie Huilan took a deep breath and shouted. “Get lost!”

Dong Xuebing points to the cable tied around Xie Huilan’s waist. “This strap cannot be cut?”

Xie Huilan replied. “The bomb will go off immediately if it is cut.”

Dong Xuebing wiped his sweat and looked at the strap and the bomb. If he cut this strap, the bomb can be removed from Xie Huilan. One second… two seconds… Dong Xuebing turned and looked at the toolbox and riot shields, before bringing everything into the office. He knocked on the shield a few times to test the hardness and then pass it to Xie Huilan.

“Hold on to this.”

“What?”

“Hurry up and hold on to the shield!”

Dong Xuebing shoved the riot shield into Xie Huilan’s right hand and picked up the other. Then he took out a cutter from the toolbox and walked over to Xie Huilan and stared at the strap. He took a deep breath and said calmly. “Don’t move. I will cut this strap and then throw the bomb away from you. The moment I remove the bomb, hide behind the riot shield.”

Xie Huilan frowned. “The riot shield will not withstand the blast!”

Dong Xuebing waved the other shield in his hand. “Two of these should be enough.” The bomb disposal experts had said that the shield is not strong enough against the blast. But Dong Xuebing had thought of a solution. After throwing the bomb, he will use the shield he is holding to shield himself in front of Xie Huilan. This way, he will bear the full impact of the blast, and Xie Huilan will have one more layer of protection. She will have a higher chance of surviving. “You don’t need to care about anything, and just protect yourself.”

Xie Huilan frowned and narrowed her eyes. “You are going to stand in front of me?”

Dong Xuebing raised the cutter. “Hurry up! Get ready!”

“Stop your nonsense and put down the cutter!” Xie Huilan shouts. “If you are going to stand in front of me…. what about you?!”

“You don’t need to care about me! Hurry! We have not much time left!”

“No! I don’t agree!”

Dong Xuebing also got mad. “I don’t care whether if you agree or not! Hurry!”

Xie Huilan screams at Dong Xuebing. “I don’t need you to save me! Get out of here immediately!”

“If I don’t save you, who will? You should know what I said yesterday is in a fit of anger.” Dong Xuebing stares at Xie Huilan. “Xie Huilan! We have only seven minutes left!” Dong Xuebing had made this decision within seconds. From the moment he stepped foot into the building, he had not thought of getting out alive. He realized how vital Xie Huilan is to him, and is willing to save her at all cost!

Xie Huilan threw the shield on the floor. “No! I don’t agree with this!”

Dong Xuebing raised his voice. “What’s there to disagree at this time?! Hurry up, or it will be too late!”

Dong Xuebing picks up the shield, but Xie Huilan refuses to hold it.

At this moment, Dong Xuebing’s phone rang. It is Liang Chengpeng. Dong Xuebing answered and ignored what Chief Liang said. He asked Chief Liang to pass the phone to the bomb disposal experts and told them his plan.

“No! You must not do that!”

Dong Xuebing asked. “Why?”

The bomb disposal expert replied. “You want to cut the strap? The moment the strap is cut, the bomb will go off. You will not have time to throw it away. Furthermore, even three riot shields cannot block the blast. If this method can work, we would have done it earlier.”

Dong Xuebing’s heart sank after hanging up the phone.

Xie Huilan could hear their conversation and look at Dong Xuebing. “This method will not work! Get out of here now!”

Dong Xuebing kept quiet and did not reply to her.

Xie Huilan got more anxious. “The bomb is about to go off! Hurry and get out of here!”

“How can I leave without you?!”

“Get out! Now!”

Dong Xuebing gritted his teeth and walked towards the door.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing’s back and was relieved.

But what Dong Xuebing did next, shocked Xie Huilan. Dong Xuebing closed the office door and locked it from inside. After that, he clenched his fist and hit on the door’s handle. Bang! Bang! Bang! After hitting the handle three times, it was twisted out-of-shape. He tried to open the door but failed. The office door cannot be opened from inside and outside!

Xie Huilan shouted anxiously. “Dong Xuebing! What have you done?!”

Dong Xuebing exhaled and walked back to Xie Huilan. “How can I leave this place without you?!”

Only six minutes is left on the timer!

Dong Xuebing panted, controlled his anger, and reached out to hold Xie Huilan’s hand.

Xie Huilan was touched.

Dong Xuebing had blocked off his only escape route!

Xie Huilan knew what Dong Xuebing is going to do.

He wants to die with her!!!

Chapter 258 – Defusing the Bomb!

Seconds passed.

In the office, the time remaining on the countdown timer is getting lesser and lesser!

One second… two seconds… three seconds…

Beep, beep, beep…

The beeping from the timebomb is the only sound in the office, and less than six minutes is left!

At this moment, Xie Huilan felt anger, touched, anxious, scared, etc. as she stares into Dong Xuebing’s eyes. Dong Xuebing had also given up hope and felt slightly more relaxed. He held on to Sister Xie’s hand gently and sat beside her.

Death is not far away for them.

“Get out of here!” Xie Huilan said after a long pause.

Dong Xuebing replied. “Do you think we still have time to talk about this? I had broken the door lock.”

“Call someone to break the door! You still have time!” Xie Huilan took a deep breath. “Please… I am begging you!”

Dong Xuebing took out his phone from his pocket and switched it off.

Xie Huilan shouted at him. “Stop!”

“I always thought that I will live until seventy, or at least fifty to sixty. But… Haha… I only got a few minutes left.” Dong Xuebing looked at the timer on the bomb. “Sister Xie, there is slightly more than five minutes left. Stop asking me to leave. We must not waste our remaining time.” Dong Xuebing paused for a second. “I had not thought of leaving this office when I know the bomb cannot be removed. We… let’s have a good talk.”

Xie Huilan scolded. “Idiot!”

Dong Xuebing smiled. “We are going to die, and you are still scolding me?”

“No one is more foolish than you. You are just asking to be scolded!”

Dong Xuebing looked at Xie Huilan. “Sister Xie, it is at this moment, I realized how much you care for me. Last night, you had scolded me, and I thought you had given up on me. I did not mean what I said yesterday. My heart broke when I said all those things. I said that even without you, I can still carry on with my life. But I know that I can never leave you. Even not seeing you for months can make me lose my appetite, let alone leave you.”

After Dong Xuebing said these, the look in Xie Huilan’s eyes turns softer.

Dong Xuebing held Xie Huilan’s hand tightly. “I know I am foolish. Wei Nan had driven over, but he didn’t even dare to get close to the cordon. I saw him looking towards the building from the car and then leave. Even the bomb disposal experts leave after a few minutes. They are also scared of the bomb. Hahaha… I am the only one foolish enough to come in and even lock us inside. Sister Xie, you said that my character is not suitable to be in the government. I am too rash. I also knew my flaw and wanted to change. But I still can’t do it.”

“Even you can’t change, you also must change!”

“How can I change something impossible?”

“I don’t believe that you cannot kick down the door! It’s not that you can’t! You do not want to do it!”

“Sister Xie, let me be rash one last time. I cannot listen to you this time.”

“Since when did you listened to me?”

“In the future… I will listen to you in the future.”

Xie Huilan pulled back her hand. “We will die in five minutes! What future are you talking about?”

Dong Xuebing replied. “… then I will listen to you in our next lives.”

“Xiao Dong! What do you want me to say?” Xie Huilan wants to scold him, but couldn’t find the words. She sighed and grabbed Dong Xuebing’s hand. “You must listen to me this time. Call the people outside to break down the door. You are still young and still have a long way to go. What’s the point of dying with me?”

Dong Xuebing replied. “I will not leave.”

“Xiao Dong!”

“Let’s not talk about this.”

Beep, beep, beep… four minutes until the bomb explode!

Xie Huilan continued to ask Dong Xuebing to leave, but Dong Xuebing refused. He sat beside Xie Huilan without moving. Xie Huilan knew that no matter what she says, or even when the door is opened, Dong Xuebing will not leave.

“Sorry.” Dong Xuebing apologized.

Xie Huilan looked at him and sighed. “What’s the point of apologizing now?”

Dong Xuebing replied bitterly. “If I don’t say this, I will not have the chance in the future. Sister Xie, I am sorry. We are going to die, and I don’t want to lie to you. I like you, and it is the same for Aunt Xuan. I can do anything for you two, and I don’t know what I should do. I don’t want her to leave me, and I don’t want you to leave me. I… I…”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing calmly. “Stop. I will forgive you.”

Dong Xuebing: “Sister Xie…”

Xie Huilan patted Dong Xuebing’s hand. “No matter what you did in the past, I will forgive you.”

“You are not angry with me anymore?”

Xie Huilan closed her eyes. “You are willing to give up your life to accompany my remaining few minutes. How can I still be angry with you?”

“Thank you.”

“I should be the one thanking you. I can have someone who loves me this much, and I can rest in peace.”

One second…

Five seconds…

Ten seconds…

Bang, bang, bang… someone is trying to open the door from outside. It should be officers from the Public Security Bureau, and they are shouting Dong Xuebing’s name.

“Chief Dong, are you inside?”

“Why is the door locked? Get the keys! We got no time!”

“Mayor Xie! Chief Dong! Open the door!”

Dong Xuebing saw Xie Huilan was about to ask the people outside to kick down the door, and quickly cover her mouth. He turned towards the door and asked them to leave. He will leave in a while. A few seconds later, Dong Xuebing removed his hand from Xie Huilan’s mouth. The people outside had left. He sat down beside Xie Huilan with a smile. “It’s rare for me to be a hero. Can you don’t stop me? Just let me accompany you. This is my final wish.”

Xie Huilan stroked Dong Xuebing’s face gently. “I also want to bring you away with me, but I can’t.”

“It is not you bring me away. It’s we are going away together.”

“Xiao Dong!”

Dong Xuebing stood up and walked behind Xie Huilan to hug her. “We got slightly more than two minutes left. Should we hold hands or hug?”

Xie Huilan closed her eyes. “I don’t want you to die!”

“I also don’t want you to die.”

Only two minutes and thirty seconds left!

Dong Xuebing said. “You know that my legs are not fully healed, and I can’t kick the door open. Even if I switch on my phone and call the people outside, there is not enough time. We are going to die anyway. Let’s talk about something else. You know I will not leave.”

Xie Huilan’s tears rolled down her cheeks.

Dong Xuebing wiped her tears with his sleeves. “You… you are crying?”

Xie Huilan did not reply.

Dong Xuebing continued. “This is the first time I see you crying. I thought you… will never shed a tear in your life with your character.”

“I am not a robot. Why can’t I cry?” Xie Huilan opened her eyes. “If we can get out alive, we will pick a date next year and get married. We will host a 100-tables banquet.”

Dong Xuebing nodded. “It must be my ancestors’ blessings to get a wife like you. My mum should be overjoyed.”

“Yes. We will cheer her up.”

But both of them knew this would not happen.

Beep…

Beep…

Beep…

The time on the timer is two minutes and fifteen seconds.

Xie Huilan turned. “Xiao Bing, come over to the front. Let me take a good look at you.”

Dong Xuebing nodded and squatted in front of her. “Here.”

Xie Huilan reached out and touched his face and hair. “If you did not save me when I fell into the river, I will not be alive. No matter what happens in the future, it will be indebted to you. If I can’t repay you in this life, I will repay you in my next life.”

Dong Xuebing’s eyes turned red. “Let’s get married in our next life.”

“Ok.”

“What about life after next?”

“Ok.”

“The life after that?”

“Yes. No matter how many times we are reincarnated, I will still marry you.”

Dong Xuebing wiped his tears and hugged Xie Huilan. She returned the hug with one hand and had a smile on her face.

One second…

Two seconds…

Three seconds…

Dong Xuebing and Xie Huilan were hugging, and they were prepared to die.

“There are two minutes left.” Xie Huilan suddenly said. “Xiao Bing, pass me the cutter.”

Dong Xuebing looked at Xie Huilan. “Why do you want the cutter for?”

“We have no time left, and I want to try one last time. I will cut a few wires… haha… my luck is quite good. Maybe the timer will stop after I cut the wire?”

Dong Xuebing shook his head. “Even the bomb disposal experts cannot do anything to the bomb, let alone us.”

Xie Huilan replied. “I know. But killing myself is better than waiting for the bomb to go off. Don’t you think so?”

Dong Xuebing thought for a while and nodded. “Let me do it. My luck has always been good.”

Dong Xuebing suddenly froze!

Wait!

Wait a minute!

Cut the wires?

Dong Xuebing immediately stood up. “Where is the cutter? Where did I throw it?”

Xie Huilan was surprised. “What’s the hurry?”

Dong Xuebing took a deep breath and replied excitedly. “I thought of an idea! We might not need to die!”

“What idea?”

“Defuse the bomb!” Dong Xuebing looked around and saw the small cutter left behind by the bomb disposal squad. He ran over and picked it up. “I had seen this in the movies! There is a sequence when cutting the wires in a bomb. If we cut the wires one by one, the timer will stop! That’s right! As long as we don’t cut the wrong wires, we will be fine!”

Xie Huilan was stunned. “Yes, but even the bomb disposal experts are not confident. It is very complicated.”

Dong Xuebing replied excitedly. “They cannot, but I can!”

“Xiao Bing, are you sure?”

“Yes. I am sure!” Dong Xuebing is already kneeling in front of the bomb. “Trust me! I will defuse the bomb!”

Xie Huilan smiled. “Just cut it, and don’t give yourself too much pressure.”

The time remaining is one minute, forty-four seconds!

The bomb disposal experts had removed the outer cover, and the wires, circuit boards, copper pieces were exposed. But Dong Xuebing found out that the bomb in front of him is very different from the bombs in the movies. In the movies, most of the wires have colors, like blue, red, yellow, etc. and only one wire is the correct wire to cut. Those bomb disposal experts differentiate the wires by the colors.

But the timebomb on Xie Huilan is very different.

More than a dozen wires in the bomb are blue, and there is only a red wire. Other than the wires, there are a lot of copper pieces, circuit boards, and a few thin copper strings. The probability is not 50%, and Dong Xuebing cannot take reference from the movies he watched. Dong Xuebing knew movies are fake, and the same color wires might also be the reason why bomb disposal experts are unable to defuse the bomb.

There are so many blue wires, which should I cut first?

What should I do?

Dong Xuebing focused on the wires in front of him. This is his only chance to save Xie Huilan and himself, and he must be calm.

One second…

Two seconds…

Dong Xuebing’s sweat is pouring, and he does not have time to consider. Cut!

Dong Xuebing tried his luck and cut the red wire!

Click! The red wire was cut!

The next moment, the bomb goes off, and heat engulfed the whole office! Before Dong Xuebing could react, everything becomes black. He cannot even see his fingers, and he knew Sister Xie and himself had died in the blast.

F**k!

BACK four seconds!

The scene in front of the flash!

Dong Xuebing had positioned the cutter on the only red wire and was about to cut it. He quickly stops and repositions the cutter on the first blue wire!

Click! Dong Xuebing cut the first wire!

“Boom!” The blast blew Xie Huilan and himself into pieces!

Dong Xuebing endured the pain and shouted: “BACK, three seconds!”

Time returned!

Dong Xuebing panted and had no time to think about the scary blast. He quickly picked the third wire and cut it! Click! His first reaction is to close his eyes, but the heatwave did not appear. He opened his eyes and looked at the bomb!

The wire was cut, but the bomb did not go off!

Success! Dong Xuebing had cut the first wire successfully!

Although the timer is still beeping, Dong Xuebing was happy! There is hope!

Dong Xuebing did not wait any longer and cut the fourth wire. Click! The wire is cut, and the bomb did not go off!

Success again!

The fifth wire…

The sixth wire…

The seventh wire…

Dong Xuebing continued cutting one wire after another and had lost count of how many times he died. He is almost numb from the pain. There is a total of 15 blue wires, and Dong Xuebing had tried cutting all of them. Other than the third, fourth, fifth, and sixth wires, the rest of the wires cannot be cut. The timer is still counting down. Dong Xuebing tried cutting the red wire again, but the bomb exploded.

At this time, Dong Xuebing had tried all the blue and red wires.

Dong Xuebing reached forward with his cutter and noticed there are no more wires for him to cut.

He took a deep breath and looked at the two copper strings by the side. He gritted his teeth and cut one of them. Boom! There was a blinding light, and the bomb detonates immediately. Dong Xuebing shouted BACK three seconds and quickly stop his hand, and reposition to the second copper string. He used a bit of strength and cut it… nothing happens.

One more wire is cut!

Dong Xuebing braced himself and returned to the first copper string, and failed again. This means this copper string cannot be cut temporarily, but he does not have time to think. He does not know anything about defusing bombs and can only do it through trial and error. He started cutting those blue wires one by one. This time, he managed to cut four blue wires again. The four wires are the first, second, ninth, and twelfth.

Dong Xuebing was overjoyed and tried cutting the red wire again.

The red wire still cannot be cut, and the bomb had gone off countless times, killing Xie Huilan and Dong Xuebing again.

I will cut the copper string next!

Clicked! The last copper string is cut, and nothing happened!

Dong Xuebing noticed a pattern. The timer on the bomb is still ticking, and he continued to cut the blue wires. This time, the seventh and eighth wires are cut, and only a few wires are left. Dong Xuebing knew he is one step closer to success, but he realized that other than the blue wires, he does not have any other wires to cut. The red wire cannot be cut, and there are no more copper strings.

What should I do?

To Dong Xuebing, a long time had passed, but he used BACK several times to cut the wires. Until now, only 50 seconds had passed in real-time. There is one minute and eight seconds left!

But even if Dong Xuebing had ample time, it is no use!

There is nothing left in the bomb to cut!

Dong Xuebing is not willing to be killed by the bomb. He gritted his teeth and positioned the cutter on one of the two metal pieces. He used his strength and twisted the metal piece, dislodging it from its connection to the circuit board. To Dong Xuebing’s surprised, the bomb did not explode!

Yes!

This metal piece is also critical!

Dong Xuebing quickly twists the other metal piece. Click! This piece is easier, and Dong Xuebing did not even use any strength.

There is only a red wire, and a few blue wires left on the bomb. Dong Xuebing tried cutting the blue wires again, and this time, he cut three blue wires. Now, only one red wire and two blue wires are left!

When Dong Xuebing cut the first wire, Xie Huilan had thought they were going to die. She smiled at Dong Xuebing and waited for the bomb to bring both of them away. Clicked! The wire was cut, but nothing happened! Those bomb disposal experts don’t even dare to touch the wires, and Dong Xuebing got the first one right. Xie Huilan felt he is fortunate and waited for the bomb to explode quietly.

After that, the second wire was cut.

The third… fourth… fifth…

Soon, Dong Xuebing had cut more than a dozen wires and even broke two metal connectors.

Xie Huilan was no longer calm. She looked at Dong Xuebing speechlessly and said. “Xiao Bing, I think heavens took a liking to you. I don’t know what to say about your luck.” She looked down at the bomb and said. “There are only three wires left?”

The time on the timer is less than 40 seconds.

Dong Xuebing quickly replied. “These three wires cannot be cut! Damn! Why is this happening?”

Xie Huilan looked at him and sighed. “You had tried your best. If it really cannot be cut… just forget it.”

“Forget it?! I still want to get married to you after we get out of here!” Dong Xuebing was getting frustrated. That red wire should be crucial and should be the last wire to cut. But the remaining two blue wires cannot be cut. Cutting either one of them will make the bomb explode. What should he do? He only has less than 20 seconds of BACK left!

There is no more time!

Beep… beep… beep…

Dong Xuebing’s back is covered in sweat. What the f**k is going on?! Why is cutting every wire will make the bomb go off?

There are fifteen seconds left on the timer!

Dong Xuebing ruffled his hair and hit his head!

Are we going to die? Is there no more hope?

Ten seconds left!

Eight seconds…

Six seconds…

Five seconds…

Xie Huilan reached out and hold on to Dong Xuebing’s hand. “In our next lives… you must listen to me and must not do anything foolish.”

Next life, my ass!

I don’t want us to die!

Three seconds…

Two seconds…

Dong Xuebing reached over with the cutter!

F**k it!

If I cannot cut the wires one by one, then I will cut both at the same time!

Click! The two blue wires are cut!

Beeeeep! The timebomb let out a long beep!

Are we dead? Did the bomb go off? Dong Xuebing smiled and closed his eyes.

One second… two seconds… the expected loud explosion did not sound.

Eh? Dong Xuebing opened his eyes and looked at the timebomb. The timer had stopped!

The time on the LCD stopped at one second!

Damn! The timer had stopped the countdown!

Dong Xuebing paused for a while and quickly cut the red wire!

Click! The power to the timer was cut, and there are no numbers on it!

Dong Xuebing was shaking with excitement. Click! He cut the strap of the bomb from Xie Huilan’s waist!

One second passed… two seconds passed… nothing happened!

Xie Huilan stood up from the chair and looked around her disbelievingly. “The bomb did not explode?!”

Dong Xuebing held back his tears and hugged Xie Huilan tightly!

Xie Huilan’s eyes were also teary as she hugged Dong Xuebing. “You are terrific! You can even defuse the bomb!!”

Chapter 259 – Ruthless

Outside of the office building.

The time to the timebomb going off is getting closer.

Xiang Daofa was standing there quietly, and sweat is pouring down on Cao Xupeng’s face. He did not expect things to turn out this way. Once Mayor Xie is killed, Yan Tai County will become the focus of the whole nation. None of the County leaders can bear the negativity from this incident. They had let an escaped convict enter their County, held the Mayor hostage, and strapped a timebomb on her. All the County leaders have to bear the responsibility. Not only Xiang Daofa, Cao Xupeng, Huang Li, and the rest of the leaders will be implicated.

Forty seconds remaining.

39 seconds…

38 seconds…

Hu Silian covered her mouth and burst into tears.

“Mayor Xie!” Two Police Officers and some residents were sobbing. These two officers were the ones protecting Xie Huilan and got into a standoff with the fugitive. The few residents were held hostage Wu Daguang initially. If Xie Huilan ignored them and ran for cover, they will be killed. But Xie Huilan protected them and offered herself to be hostage to buy time for them to run!

25 seconds…

24 seconds…

Liang Chengpeng shouted. “Where is Chief Dong? Why is he not out yet?”

An officer replied. “The office door is locked, and Chief Dong said that he would be coming out soon.”

“Soon?! The bomb is about to go off! Where is he?”

Liang Chengpeng, and everyone at the scene, were puzzled by Dong Xuebing’s actions. Even the Bomb Disposal Squad cannot do anything to the bomb, yet Dong Xuebing ran inside. Is he seeking death? What’s the point of going in? Only Huang Li knew about Dong Xuebing and Xie Huilan’s relationship and knew why Xiao Dong ignored his safety to go in!

But everything is too late now!

There are only around 10 seconds before the bomb goes off. No one can save them!

“Mayor Xie!”

“Chief Dong!”

5 seconds…

4 seconds….

No one said a word, and the time seems to have stopped. Many people had closed their eyes, waiting for the explosion.

3 seconds…

2 seconds….

1 second…

It’s the time!

That’s it! They are gone…

Everyone closed their eyes, and some covered their eyes. A few people are still sobbing.

But after waiting for a few seconds, there was no explosion!

What’s wrong? The time on the timebomb should be up.

Xiang Daofa, Cao Xupeng, and the rest looked at each other. No one can understand what happened. Is the explosion too small for them to notice, and only Mayor Xie is killed? Could it be that the door is closed, and they can’t hear the blast? This should not be, as the Bomb Disposal experts will not make the wrong judgment. The blast should reach the entrance of the building!

Liang Chengpeng looked at the two Bomb Disposal experts in shock. “Why didn’t the bomb go off?”

The Bomb Disposal experts were also shocked. “It shouldn’t be. Did we remember the wrong timing?”

Bam! Crash!

A loud sound was heard from the office building!

Everyone jumped and took a step back. They were afraid of the blast wave! However, it was not an explosion, let alone blast wave. Nothing happened. The sound they heard is the sound of someone trying to break down the door. Who is trying to break down the door?

Very soon, all of them knew the answer!

Tuk… tuk… tuk… it was the sound of footsteps from the building. Everyone looked over, and their jaws dropped. The glass door of the building is pushed open from inside. A woman in a ladies’ suit walked out. Her hair is pinned up and wore black high heels. She is someone who should not appear. She is Xie Huilan!

Hu Silian cried. “Mayor Xie! You… Are you alright?!”

The next moment, Dong Xuebing walked out of the building and smiled at everyone.

“Chief Dong! You are also, alright?!”

Damn! What the hell is going on?

The eyes of everyone at the scene nearly popped out of their sockets. They were expecting the bomb to go off and were sure that Mayor Xie and Chief Dong would be killed. But in the end, these two people walked out unscathed!

Xie Huilan only said one sentence. “Chief Dong had defused the bomb.”

Ahhh?! Everyone was stunned.

The bomb is defused! Chief Dong had defused the bomb himself?!

Not only the surrounding residents, even Liang Chengpeng, Xiang Daofa, and the rest of the leaders felt it was impossible! Although the two Bomb Disposal experts were not highly skilled, they are professionals when dealing with explosives. They don’t even dare to touch the bomb, and Dong Xuebing manages to defuse it by himself? Are you joking with me? But Xie Huilan is the Mayor of the County, and she will not joke about this. Furthermore, both were standing in front of everyone, unharmed!

The bomb is defused!

Chief Dong had defused the bomb!

Dong Xuebing replied modestly. “I am quite lucky today, and managed to cut all the wires in the bomb without setting it off.”

Dong Xuebing’s casual reply shocked everyone!

The two Bomb Disposal experts felt this is a slap to their faces! You just pick the wires at random and cut them without letting the bomb goes off?! F**k! Even if you are lucky, there should be a limit to your luck! Do you think you are cutting green beans?! That is a goddamn bomb! It is a timebomb!

The two Bomb Disposal experts were afraid the bomb might still go off, and quickly asked. “Chief Dong, how did you cut the wires? Did the timer on the bomb stop?”

Dong Xuebing recalled and said. “I cut the third, fourth, fifth and sixth wires, and then cut a metallic string. After that, I cut the first, second, ninth, and twelve blue wires, followed by another metallic string. Errr… I cannot remember the rest, but I also broke two metal connectors and cut the remaining two blue wires together, before the timer stop. After that, I cut the red wire, and the LCD screen goes off. I think the bomb should have stopped. It is still inside, and I don’t dare to touch it.”

Other people do not understand the importance of Dong Xuebing’s actions and felt he is picking the wires randomly.

But those two Bomb Disposal experts knew what was going on.

The older Bomb Disposal expert was in a daze and exclaimed. “You cut the third to sixth wires at the start? Based on the way the wires are positioned, those four wires should be the ‘safety wires’ and must be cut before you can proceed on with the rest of the wires. But the person who made this bomb had disguised the wires, and we can only determine the third wire can be cut. How… how did you know the fourth, fifth, and sixth wires are also ‘safety wires’?”

The other Bomb Disposal expert added. “The copper connector is also critical, and can only be removed after a blue wire, and a metallic string is cut. If you made a mistake, the bomb would go off immediately. You… you just break it off like this?”

“Also, why did you cut the remaining two blue wires together?”

Dong Xuebing does not know the reasons behind all these. “Didn’t I say I was lucky?”

Everyone at the scene heard their conversations and realized that Chief Xiao Dong had cut the wires in the right sequence!

But many people do not think it is based on luck. Who are you trying to fool?! There are more than a dozen wires and components in the bomb! How can a layman get all the sequences right by luck?! The probability of this happening is less than 1%! Guess?! Can you show me how did you guess it right?!

The two Bomb Disposal experts only had one thought in their minds. This man is an expert!

The number of Bomb Disposal experts in the country is limited. Much time and resources are required to train them, and Yan Tai County can’t have anyone trained to be stationed there. The two Bomb Disposal experts were not even considered real professionals. They had only spent two years in the explosive unit and trained with ‘dummy’ bombs and had only seen a few real bombs. However, they still have a strong understanding of bombs and do not believe Chief Dong had defused the bomb because of luck. They felt Chief Dong is trying to hide his capabilities!

At this moment, everyone looked at Dong Xuebing differently.

Dong Xuebing’s marksmanship is extraordinary, skilled in fighting, know about hacking, and can even defuse a complicated time bomb easily!

WTF! Is he even considered a human?!

After this incident, everyone had a better understanding of Dong Xuebing. Every single government servant in Yan Tai County will know Dong Xuebing’s name. Dong Xuebing had singlehandedly entered the office building, defused the bomb and saved the Mayor. This is an outstanding achievement!

The danger is over, and Dong Xuebing and Xie Huilan towards the Police cordon, which was a few hundred meters away. They were only halfway out of the cordon.

Dong Xuebing was relieved that they had managed to survive. It was a close shave!

Xie Huilan had a smile on her face.

But suddenly, something unexpected happened!

Boom! The office building exploded! A shock wave and heat blew across the cordoned area!

In an instant, the windows of the building were shattered, and glass shards were sent flying in all directions! Crash! The crowd was still a distance from the building and was not hurt. But a glass shard pierced Dong Xuebing’s left leg! Dong Xuebing shouted in pain as he fell to the ground! Xie Huilan’s smile froze on her face as she fell! The back of her head and back were covered with glass shards! She had died on the spot!

“Sister Xie!” Dong Xuebing screamed!

“Mayor Xie!”

“Arh!!”

Dong Xuebing had not expected the bomb to go off after he had saved Xie Huilan!

Wu Daguang! I will f**king kill you!

BACK 5 seconds!

The scene in front of Dong Xuebing flashed!

Dong Xuebing still had a relieved look on his face and was walking with Xie Huilan towards the rest of the leaders.

The moment Dong Xuebing regained his senses, he pounced onto Xie Huilan to the floor. “Get down!”

Before the rest of the people can react, there was a loud explosion!

“Mayor Xie!”

“Chief Dong!”

It was a loud blast! Countless glass shards flew out of the building!

Everyone’s heart stopped beating as they tried to avoid getting hurt from the glass shards!

After a while, Dong Xuebing, who had covered Xie Huilan with his body, lifts his head. His back was covered with dirt and glass shards. The Bomb Disposal experts were right. This bomb is too powerful, and the impact shattered the windows, and every glass shard is as sharp as a dagger. Even Dong Xuebing’s shoes were pierced through. Luckily, they barely escaped death again. Dong Xuebing got up. “Mayor Xie! Are you all alright? Are you hurt?”

Xie Huilan coughed a few times and replied. “I’m fine.”

Dong Xuebing lost all his strength after he heard Xie Huilan’s reply. “Great! You are safe…”

The officers from the Public Security Bureau quickly ran over to help Xie Huilan and Dong Xuebing to safety. It was too shocking moments ago!

The Bomb Disposal Expert’s face turned pale. “It’s detonated remotely! Wu Daguang is holding on to the detonator!”

The other expert shouted. “This detonator can only work within a certain distance! He is nearby!”

When Dong Xuebing and Xie Huilan were in the office, the bomb had exploded countless times, killing both of them. During those times, Dong Xuebing could not see Xie Huilan’s face as she was killed. But this time, the image of Sister Xie dying is imprinted in his mind. He is furious!

Wu Daguang!

If I don’t kill you, I will change my name!

Dong Xuebing shouted: “Search every goddamn household and find that bastard now!”

The officers from the Public Security Bureau had already acted. Liang Chengpeng was also furious. He picked up his phone and called the Provincial Public Security Bureau to request for more manpower. They must get Wu Daguang at all costs!

One minute passed…

Five minutes passed…

Suddenly, someone shouted into the radio set. “We found Wu Daguang’s location! He is at Ren Ming North Road! He had carjacked a Chevrolet and is heading towards the North!”

Liang Chengpeng ordered. “Stop him!”

“The criminal is too fast! We are unable to catch up!”

Dong Xuebing’s face changed. BACK five minutes!

Time returned!

The radio set is very noisy.

“Where is he? Try searching at South road!”

“Any news from West road?”

“Nothing yet!”

Dong Xuebing does not have much BACK left. Five minutes is the best he can do, and he estimates to have around 30 seconds left. Without saying a word, Dong Xuebing opened the driver door of the nearest Police car. “Get out!”

The driver was stunned, and was dragged out of the car by Dong Xuebing!

“Chief Dong, what are you doing?”

Dong Xuebing did not reply and sped towards North road!

The location mentioned over the radio was only a few hundred meters away. Dong Xuebing does not have enough time and did not head to the place where Wu Daguang carjacked the Chevrolet. Instead, he made a detour to where Wu Daguang will be headed. He sounded the horn, overtake cars, and even ran a red light!

One hundred meters…

Two hundred meters…

When Dong Xuebing was turning out from a junction, he saw a Chevrolet speeding towards the junction with two police cars behind him!

It’s that Chevrolet!

Wu Daguang is looking terrible. His brother was killed, and he had returned for revenge. He managed to hold the Mayor hostage and planted a timebomb. Everything was going smoothly. He did not detonate the bomb immediately because he does not want to be killed. The timebomb will give him enough time to escape. Even if the timebomb fails, he can still use the remote detonator to detonate it. But everything did not go according to his plan. The bomb did not go off when the time was up!

When Wu Daguang realized it, he immediately pressed the detonator and tried to escape.

Damn! The explosion did not kill that woman!

Wu Daguang looked at the two police cars hot on his pursuit and cursed. Suddenly, he saw another police car at the junction in front. He smiled coldly and drove head-on towards the police car in front. He knows if he turns or avoids the police car in front, he will not escape. So, he decided to pretend that he is willing to perish together with the police in front and force the officer to avoid him! This way, the chances of him escaping will be higher!

Wu Daguang stepped on the accelerator and laughed coldly. “I don’t believe you will not give way to me!”

But to Wu Daguang’s surprise, the police car in front of him had no intentions of giving way to him, and is speeding head-on towards him!

Wu Daguang does not believe that the officer is not afraid of dying. At this moment, it is a challenge of guts!

Both cars were getting closer and closer!

20 meters!

10 meters!

6 meters!

Wu Daguang panicked, as the driver of the police car, is not afraid of dying! He quickly swerves to avoid a collision!

But it was too late!

Dong Xuebing was already blinded by anger. When he saw Wu Daguang swerving to avoid him, he also turned the steering wheel towards Wu Daguang!

Crash!!!

Dong Xuebing’s police car crashed into the side of the Chevrolet, and a loud bang was heard!

The airbags of both cars were deployed!

Wu Daguang could not believe what he saw. Half of his body was covered in blood, and he fainted one second later! Dong Xuebing was also injured from the crash. When he saw Wu Daguang had no chance of escaping, he closed his eyes slowly and lost consciousness!

The two police cars stopped.

The officers got out and saw Chief Dong in the driver seat of that police car!

Yes. Other than Chief Dong, no other officers in Public Security will have the guts to crash cars head-on with a criminal!

This is Chief Dong!

Ruthless!

Chapter 260 – Qu Yunxuan vs. Xie Huilan

Evening. 7 pm.

County People’s Hospital. Single ward.

Dong Xuebing was emotional and thought to himself. He had been hospitalized three times within half a year. What did I do to deserve this?

Deputy Team Leader Feng had come to visit him. “Chief Dong, how are your injuries?”

“I’m fine.” Dong Xuebing smiled. “I was knocked out by the airbag and should be fine tomorrow.”

Deputy Team Leader Feng sighed. “Luckily, you are around to defuse the bomb and capture the fugitive. I heard that the higher-ups might award Second-tier merit to you for this incident. You still have not received the first and third-tier merit award, and should be receiving all three awards together. This is the first in China!”

Dong Xuebing nodded. “I just happened to be around when these incidents happened.”

After chatting for a while, Deputy Team Leader Feng left.

After Deputy Team Leader Feng, leaders from the County Government, Public Security Bureau, and Dong Xuebing’s friends and relatives visited him.

In one afternoon, news of Dong Xuebing’s glorious deed spread throughout the County. If anyone were not impressed with Dong Xuebing for saving the trapped passengers from the landslide, they had nothing to say for this incident. Anyone brave can go and rescue the trapped passengers, but not anyone can defuse a timebomb. This had changed everyone’s perception of Dong Xuebing’s abilities. Dong Xuebing is too omnipotent and can solve any problems!

At around 8 pm, all the visitors left.

Dong Xuebing secretly lit a cigarette in the quiet ward and started smoking.

When Dong Xuebing recalled the afternoon events, he still has some fears. If he made a wrong move, he would be killed. He is lucky to save Sister Xie and made up with her. At the same time, he had gained a higher reputation and gained political points. He might have risked his life, but the reward is great too.

Oh, why didn’t Sister Xie visit me yet?

Dong Xuebing stubbed the cigarette and called Xie Huilan.

Ring… ring… ring… the line was cut after three rings.

Dong Xuebing was frustrated. After he becomes Deputy Section Chief, no one had hung up on him. Hmph! Xie Huilan had still said she would get married to me next year if we survive. But now, you hang up on me. Dong Xuebing was mad, but he consoled himself. The timebomb incident is a serious matter, and Xie Huilan should be settling the aftermath now.

The sky is already dark.

Dong Xuebing had nothing to do and called Qu Yunxuan’s phone.

The lone got through, and Dong Xuebing could hear Aunt Xuan’s heels, and cars passing by in her background.

Dong Xuebing asked. “You just finished work? Why are you working until so late?”

“Yes.”

“Don’t work so hard and go home earlier. It is not safe for you to travel alone at night.”

“Ok.”

Dong Xuebing felt something was off. “Aunt Xuan, what’s wrong with you?”

Qu Yunxuan replied with an angry tone. “Nothing. Bye!”

“Hey… what’s wrong? Tell me…” Dong Xuebing panicked.

Qu Yunxuan kept quiet for a few seconds and said. “Someone told me that you have a girlfriend in Yan Tai County. Is it true?”

Dong Xuebing was stunned. “F**k! Who is so evil to try to come in between us?! Who told you this?” Dong Xuebing’s face had turned pale. “Is it someone called Wei Nan? Damn! This bastard is relentless! Aunt Xuan, how did you know him?” Since Dong Xuebing fallout with Xie Huilan, he knew Aunt Xuan would know about this.

“Just tell me if this is true.”

“Aunt Xuan, I…”

“I am asking you if what he said is true?”

Dong Xuebing knew he had to face Qu Yunxuan about this no matter what. “Errr…. Yes.”

The other party went quiet for a few seconds, and Qu Yunxuan hangs up.

Dong Xuebing immediately called Qu Yunxuan again, but no one answered. He tried a few more times, and Qu Yunxuan switched off her phone. Endless troubles… Dong Xuebing cursed and knew he had pissed Aunt Xuan off. He is furious with Wei Nan for doing all these behind his back!

But Dong Xuebing also knew that this is his karma.

What should he do now? Go and explain to Aunt Xuan in Beijing? But what’s there to explain?!

Dong Xuebing is like a cat on a hot tin roof and is going crazy. He suddenly sits up on the bed. No! Even if Qu Yunxuan does not forgive me, I must also explain to her, or I will regret it for the rest of my life.

But at this moment, the door opened.

Qu Yunxuan was standing in front of the door!

Dong Xuebing was shocked. “Aunt Xuan, why are you here? Ah? You were downstairs when I called you?”

The gentle Qu Yunxuan is different today. She had a black face and closed the door behind her.

Dong Xuebing quickly said. “Listen to me first, and you can start scolding me after I finished. I had kept asking you to be my girlfriend when we were in Beijing, but you disagree. Of course, I am not pinning the blame on you, and I met Sister Xie after that. Her family is forcing her to get married, and she refused and said I am her boyfriend. After that…” Dong Xuebing was worried that Aunt Xuan would leave before he can finish his explanation, and speak very fast.

Qu Yunxuan stood there without saying a word.

Dong Xuebing sighed. “This is everything I have to say. I know I am sorry for both of you. I… Sigh… It’s all my fault.

Qu Yunxuan bit her lips and turned away to wipe her tears.

“Ah…” Dong Xuebing jumped off the bed and held Qu Yunxuan’s hand. “Stop crying… it’s all my fault. You can hit me all you want.”

Qu Yunxuan gritted her teeth and raised her hand to slap Dong Xuebing.

Dong Xuebing closed his eyes and wait for the slap to come. But after waiting for a while, he did not feel any pain.

Qu Yunxuan’s hand froze in midair and didn’t slap him. A few tears rolled down her cheeks.

Yesterday, Qu Yunxuan could not sleep because of what Wei Nan said over the phone. Wei Nan had bought something from Yun De Auction Company and got to know Qu Yunxuan one month ago. They were not close, and Qu Yunxuan had not taken his words seriously. But she knew Wei Nan would not say those things for no reason, and she decided to visit Dong Xuebing in Yan Tai County tonight. She wants to hear from Dong Xuebing straight. She finally knows the truth and felt her world collapsing around her.

Dong Xuebing felt his heart aching. “I’m sorry to let you down. I feel terrible to see you like this.”

“You also know how to feel terrible? Do you know my feelings now?”

“I know… I…”

Dong Xuebing does not know what to say and thought for jumping out of the window to settle this once and for all. In his heart, he was thinking of what to do next. He can’t bear to leave Sister Xie and Aunt Xuan. Damn! I am such a bastard! Dong Xuebing really hates himself! He knows his feelings or Xie Huilan and Qu Yunxuan are real, and couldn’t make a decision.

If Aunt Xuan is willing to forgive him after giving him a few slaps, Dong Xuebing will feel better.

But Qu Yunxuan’s character is too gentle, and will never hurt Dong Xuebing. She did not even scold him, and this made Dong Xuebing feel more terrible.

Suddenly, the ward’s door opened!

Dong Xuebing looked towards the door and was stunned. Sister Xie is here!

Xie Huilan, who had just entered the ward, saw Dong Xuebing was speaking to a beautiful woman. She narrowed her eyes and recognized this woman as that ‘Aunt Xuan’ from the photographs. Xie Huilan smiled and closed the door behind her. “Am I interrupting you two?”

Dong Xuebing looked at her. “Sister Xie.”

When Qu Yunxuan heard this name, her face changed.

Xie Huilan smiled and extended her hand. “Xie Huilan. Xiao Bing’s girlfriend.”

Qu Yunxuan’s facial expression immediately changed and shook her hands. “Qu Yunxuan. Xiao Bing’s girlfriend.”

“Haha… what a coincidence.” Xie Huilan laughed. “You are also his girlfriend? How come I don’t know?”

Qu Yunxuan replied emotionlessly. “I have also not heard about you too.”

Temperature is rising in the ward!

Xie Huilan did not look at Qu Yunxuan and turned to Dong Xuebing. “Xiao Bing, can you explain what is going on?”

Dong Xuebing felt cold sweat trickling down his back. He knew Sister Xie is doing this on purpose as he had told her about Aunt Xuan.

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing. “Xiao Bing, why is this woman claiming to be your girlfriend? Tell me what is going on?”

Dong Xuebing stuttered and wanted to die. He loves both women, and he could feel the world spinning. Both women are standing in front of him, and he does know what to do.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing with a faint smile. “Didn’t we agree to get married next year?”

Dong Xuebing continue stuttering. “I…”

Qu Yunxuan knitted her brows and said. “Xiao Bing, we agreed to have a child this year.” Who says Qu Yunxuan does not know how to lie? She can lie without batting an eyelid!

Xie Huilan replied with a smile. “You two had progressed quite fast and even planned to have a child.”

Qu Yunxuan replied calmly. “You two are progressing quite fast too, and had even planned for marriage.”

Dong Xuebing was shaking with fear and interrupted. “Sister Xie, Aunt Xuan, please stop arguing.”

“I have no intention of arguing with her.” Xie Huilan sat down gracefully and crossed her legs. She looked at Qu Yunxuan and smiled. “But can you explain about the situation now? Xiao Bing, my parents had met you and had a good impression of you. I had also met your mother, and left a good impression with her. Hehe… What we lack is only a marriage certificate. Where did this woman come from?” Xie Huilan was also lying. Secretary Xie and Madam Han’s impression of Dong Xuebing is only average.

Dong Xuebing replied. “I…”

Qu Yunxuan did not hold back. “Xiao Bing, Sister Luan had agreed to let you two be together? I have not heard anything from her. I only know that my parents had treated you as their son-in-law. Are you regretting now?”

Xie Huilan laughed. “Xiao Bing, my grandfather sees you as his grandson-in-law. Shouldn’t you say something now?”

Both women continued relentlessly and were driving Dong Xuebing nuts.

Qu Yunxuan suddenly pulled Dong Xuebing’s hand and pulled him to the bed. “I know you had been charmed by this woman, and I don’t blame you. As long as you cut ties with her, I will not bring up this matter again and will treat you like before.”

Xie Huilan’s eyes twitched and said. “Xiao Bing, you are still young. Don’t be seduced by this woman. I will not blame you and only want you to love me wholeheartedly. I had said this morning that I would forgive everything you did, and we will carry on dating like before, ok?”

Qu Yunxuan: “Xiao Bing…”

Xie Huilan: “Xiao Bing…”

Dong Xuebing had a bitter taste in his mouth. “I… I don’t know…”

Xie Huilan’s face turned black. “You must choose either one of us!”

Qu Yunxuan was also looking terrible. “It is either her or me! You must give me an answer today!”

Although both women said that they would not blame him in the future, Dong Xuebing knew he would not be forgiven easily. Even if he picks either one of them, the trouble will not end. Dong Xuebing loves both of them, and he will offend them if he says he wants both of them.

What should he do?

Dong Xuebing could not make up his mind!

Dong Xuebing knew Aunt Xuan is softhearted and feigned to be unwell. He started panting as he pressed against his chest. “Ha… ha… ha…” He hopes he can buy some time.

Xie Huilan did not fall for Dong Xuebing’s trick. “How long do you think you can drag this out? One day? Two days? Is it meaningful? Let’s make things clear today, and I believe Ms. Qu wants to know your answer too.”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing into his eyes. “Do you love her or me?”

Dong Xuebing stopped his feigning sick and kept quiet.

Xie Huilan said. “Xiao Bing, if you want to be with Ms. Qu, I will not say a word and leave.”

Qu Yunxuan frowned as she could tell Xie Huilan is threatening Dong Xuebing. “Xiao Bing, if you say you like her more, I will return to Beijing immediately and will not disturb you two again!”

Xie Huilan smiles at Qu Yunxuan. “Ms. Qu, your words are quite harsh.”

Qu Yunxuan looked at her. “I cannot be compared to you.”

“Xiao Bing.” Xie Huilan said. “Shouldn’t you say something?”

Qu Yunxuan bit her lips. “Just tell us who do you like more.”

Dong Xuebing was getting anxious and knew he had to decide now. He can’t drag this any longer. In the end, he can only marry one of them and still had to choose either one of them. He had hurt Xie Huilan and Qu Yunxuan now, and should not hurt them any more!

Xie Huilan narrowed her eyes. “Have you finish considering?”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing. “Who do you like?”

Dong Xuebing was going crazy. He cannot pick either one of them, or pick both of them. He couldn’t find an answer and hated himself. He is going nuts and shouts. “I don’t like both of you! Is this alright?!”

Xie Huilan sneered. “Is this your answer?”

Qu Yunxuan is looking terrible. “Xiao Bing, you better don’t regret this!”

Dong Xuebing said. “I understand that both of you are angry and hated me. I know I am not worthy of being with either of you, and I will not hold you all back. We will go our separate ways in the future, and you all should not waste time on me. I am not worth it.” Dong Xuebing took a few deep breaths and continued. “That’s it!”

Xie Huilan exhaled. “Xiao Bing, have you considered carefully?”

“I am not saying this out of anger. I had thought through this carefully!” Dong Xuebing said. “Please leave. I am not worthy enough to be with you all! This is the truth!”

Since Dong Xuebing cannot be with both of them, then he will not pick either of them! This is Dong Xuebing’s decision!

Xie Huilan nodded and walked towards the door.

Qu Yunxuan also did the same.

After saying all these, Dong Xuebing suddenly felt giddy. The whole room is spinning, and he had difficulties breathing. Xie Huilan and Qu Yunxuan’s backs start to become blurry, and Dong Xuebing collapsed!

“Xiao Bing!”

“Xiao Bing, what’s wrong with you?”

Dong Xuebing could hear Qu Yunxuan and Xie Huilan panicking.

“Get the doctors! Hurry!”

“Help! Someone help!”

The next moment, Dong Xuebing loses consciousness.

Chapter 261 – Terribly ill!

Evening. 8 pm.

A night shift doctor and a few nurses rushed to Dong Xuebing’s ward. Dong Xuebing was still unconscious on the floor, and his face is very pale. Xie Huilan was looking terrible beside him, and her fist was clenched tightly. Qu Yunxuan was holding on to Dong Xuebing’s hand anxiously, speaking to him.

“Move aside!”

The doctor went over and shouted. “Heart rate, blood pressure!”

The nurse replied. “Blood pressure, 40 – 70.”

Another doctor said. “Heart rate 45. Breathing is weak.”

The doctor immediately shouted. “Put on the ventilator and send him to the ER now. Call Director Yang!”

Qu Yunxuan asked. “Doctor, is Xiao Bing going to be alright?”

The doctor had no time to explain to Qu Yunxuan. He ordered the nurses to carry Chief Dong to the bed and started emergency treatment. “The blood pressure and heart rate are too low. This is not looking good. Contact the family members now. We will try our best to save him.” After that, he ignored Qu Yunxuan and pushed Dong Xuebing out of the ward into the ER. Qu Yunxuan and Xie Huilan quickly followed behind.

Five minutes…

Ten minutes…

Fifteen minutes…

Outside of the ER.

Qu Yunxuan sat on the plastic chairs outside and mumbled to herself. “Xiao Bing will be alright… He will be fine…”

“That guy is more resilient than everybody!” Xie Huilan closed her eyes. “He will be fine!”

Qu Yunxuan agreed. “Yes… Yes… he will be fine.”

Everyone could tell these two women were comforting themselves. As time passes, Qu Yunxuan and Xie Huilan grew more anxious. Xie Huilan stood up from the chair and started pacing up and down the corridor. Qu Yunxuan was sobbing and looking towards the door of the ER.

The ER’s door opened, and a doctor came out!

Xie Huilan and Qu Yunxuan immediately went up to him. “Doctor, how is Xiao Bing?”

Xie Huilan asked overbearingly. “Is Chief Dong awake now?”

The doctor recognized Mayor Xie, and took a deep breath. “Not yet.”

“Not yet?! Look at the time! How long has it been?!” Xie Huilan was furious.

The doctor replied. “Mayor Xie, Chief Dong does not have any physical injuries, and his blood test showed no abnormalities, but it is not looking good. A few minutes ago, the patient’s heart stopped beating once. Director Yang is still trying his best to save him. We will do our best to save Chief Dong!”

Qu Yunxuan and Xie Huilan were shocked!

His heart stopped beating? Why is this happening?

The doctor sighed and took out a form. “Who is the patient’s family member?”

Qu Yunxuan replied. “Xiao Bing’s mother does not have good health, and we did not inform her. You can speak to us instead.”

The doctor gave Qu Yunxuan a notice of the critical condition. “You should inform Chief Dong’s family. We need them to sign this.”

Qu Yunxuan was stunned when she saw the notice of the critical condition and almost fainted. Luckily, Xie Huilan was beside her and caught her from falling.

Qu Yunxuan was shivering. “Xiao Bing… he is not going to make it?”

“Calm down.” Xie Huilan took a deep breath. “Issuing a notice of critical condition does not mean he is going to die!”

At this time, the County People Hospital’s Director, a Deputy Director and a Department Head ran over. They were informed that Chief Dong collapsed suddenly, and Mayor Xie is in the hospital. All the hospital’s leaders knew this is an emergency. The Old Director was sleeping when he was informed, and he rushed over with the other leaders. Chief Dong had just completed an outstanding achievement in the morning. If anything happens to him in their hospital, they will be held responsible.

“Mayor Xie!”

“Mayor!”

The few hospital leaders stood beside Xie Huilan and greeted her.

The Old Director immediately asked the Duty Doctor about Chief Dong’s condition. After the Duty Doctor finished, the Old Director’s face changed.

Qu Yunxuan was going crazy. She pushed that doctor aside and tried to enter the Emergency Room. But she was stopped by the nurses outside. Xie Huilan was calmer than her and threw the notice of critical condition at the Old Director. “Don’t let me see this thing again! I don’t care what you all do! You all must save Chief Dong at all costs! Do you hear me?! Go in and save him! Now!”

“Yes!” The Old Director and a Head of department entered the ER.

It was tense outside the Emergency Room. No one dares to make any noise, and you could hear a pin drop in the corridor.

One minute…

Five minutes…

Ten minutes…

Suddenly, the door open, and the Old Director and Director Yang walked out.

Xie Huilan stared at them, and Qu Yunxuan’s heart started beating fast. She is afraid that the Doctors will tell her, “Sorry, we had tried our best.”

Director Yang, in his forties, took a deep breath and said. “Chief Dong is awake and is temporarily out of danger.”

Everyone was relieved to hear that. Thank god. When Chief Dong was pushed out of the ER, he was asleep and looked much better. Qu Yunxuan was still sobbing and trembling. Xie Huilan also exhaled loudly, and not so tense.

The Doctor advice to let Chief Dong rest, and not to disturb him.

Xie Huilan ordered the doctors to leave, a few visitors, who got wind of Dong Xuebing collapsing, were told to leave by her.

After a while, Director Yang walked out of his office with blackface. “Who is the patient’s family member? Come in!” He returned to his office. Qu Yunxuan wanted to know about Xiao Bing’s condition and quickly followed him. Xie Huilan said something to the Old Director and quickly followed into the office. After closing the door, only the three of them are in the office.

Director Yang looked at Qu Yunxuan. “You are his family member?”

“Yes.” Qu Yunxuan asked worryingly. “What is wrong with Xiao Bing? Why did he collapse suddenly?”

Director Yang looked at her sternly. “I should be the one asking you! Chief Dong is still fine when he was sent to the hospital! Why did he faint suddenly?”

Qu Yunxuan’s expression froze. “Before he fainted, he… is quite angry.”

Director Yang stared at Qu Yunxuan. “Angry?! You made him angry?!”

Qu Yunxuan kept quiet.

Xie Huilan frowned. “He is only angry. Can being angry let him have breathing difficulties and his heart to stop beating?”

Director Yang replied confidently. “Of course, and this might be the main reason for his sudden collapse. You all should know Chief Dong better than me. He is warmhearted, kind, and upright. Whenever people are in danger, he is the first to help. People like him take things seriously. If he met any problems, he would force himself to solve it. Even when he does not have a solution, he will continue to force himself. In such a situation, much acute illness, like a heart attack or stroke, will happen. Many patients of these conditions were because of their anger!”

Xie Huilan’s face changed. “Is it so serious?”

Qu Yunxuan asked. “Will he be affected by this condition in the future? Xiao Bing does not have this issue in the past!”

Director Yang replied angrily. “He might not have this condition in the past, but that does not mean he does not have this condition. I don’t understand what are you trying to do? Ah?! He is already hospitalized, and why must you make him so angry?!” One of the trapped passengers rescued from Dong Xuebing during the landslide is the grandniece of Director Yang. That’s why he is very grateful to Chief Dong, and is so angry with Qu Yunxuan!

Qu Yunxuan bit her lips and kept quiet.

Xie Huilan was also partly responsible for Dong Xuebing’s sudden collapse, as she had also forced him to make a decision.

Director Yang continued. “Chief Dong had done many things for the people in these few months. He had offered himself to be the hostage to enter the school to save the students and teachers, saved someone who jumped of a building with his bare hands, volunteered himself to save the trapped passengers during a massive landslide, and almost killed himself. This morning, he even defused a bomb and was almost killed in the explosion. After that, he immediately drives a police car to chase after the suspect and got into a head-on collision with him. Even a normal person will not even take it if they encounter one of those events. These are not normal mental stress. How many times did Chief Dong barely escape death? These mental stresses had accumulated and could break him anytime.”

Xie Huilan paused for a while and asked. “Is this a psychological illness?”

“Yes and no.” Director Yang sighed. “Chief Dong is overworked and had not recovered from his injuries. He had injured his arms first, followed by breaking both his legs and now, he is hospitalized again. In the last three months, Chief Dong is either recuperating or hospitalized most of the time. He might not feel anything, and outsiders might not see it, but his injuries are still there. He might not even recover from his injuries and mental illness for the next six months. How can you, as his family member, still go and anger him?”

Qu Yunxuan asked. “Will Xiao Bing have relapses in the future?”

Director Yang shook his head. “We won’t know and need to monitor him closely. Luckily, his heart is still fine now.”

Xie Huilan asked. “What is the follow-up treatment?”

“Rest. What Chief Dong needs is a good rest and not get angry for the next one year. This will calm his nerves slowly, but I am not a psychologist. Director Liu will do up a follow-up treatment plan for Chief Dong.”

It is already midnight.

Xie Huilan asked everyone to leave, and the corridors become quiet again.

Dong Xuebing was hooked up to several machines in his ward, and Xie Huilan and Qu Yunxuan stood by him quietly.

Suddenly, Dong Xuebing’s eyelids moved and slowly opened.

Xie Huilan stepped forward. “Are you awake?”

Qu Yunxuan quickly moves closer. “How are you feeling? Let me know if you are not feeling well.”

Dong Xuebing looked at them and asked weakly. “What… what happened to me?” He felt tired and weak. Dong Xuebing felt like he is dying and does not like this feeling.

Qu Yunxuan patted Dong Xuebing’s hand gently. “Good to know that you are fine.”

Dong Xuebing raised his brows and asked. “I… did I contracted a terminal disease?”

“No.” Xie Huilan bent down and patted his arms lightly. “Don’t think too much and rest well. The doctor says you are too tired and should rest more.”

Dong Xuebing does not believe it. “Is it cancer or anything?”

Qu Yunxuan was about to burst into tears. “I swear you are fine.” She told Dong Xuebing what the doctor said to her earlier.

Dong Xuebing was relieved. Maybe what Director Yang said was right, but the mental blows he experienced is not only those few times. When he was saving the students and teachers, he was killed by those fugitives several times. He saw bullets entering his body ‘killing’ him. Although he knows he will not die, he had to endure the pain and fear. Not many people can withstand such stimulations. Dong Xuebing had also experienced breaking his arms several times when he saved that man jumping off the building. The landslide and the timebomb incident had let Dong Xuebing experienced death countless times. If it was someone else, they might have gone crazy. But Dong Xuebing endured everything through grit and mental strength.

But for Dong Xuebing, the major blow he had faced was tonight.

Sister Xie and Aunt Xuan forcing him to make a decision were too much for Dong Xuebing. Coupled with his accumulated mental stresses, Dong Xuebing exploded.

Dong Xuebing sighed.

Qu Yunxuan comforted him. “Stop thinking about all those unhappy things. The doctor said this might also be good for you, as this is a timebomb in your mind. We had discovered this issue early, and you will be fine after treatment.”

Dong Xuebing nodded. “Don’t tell my mum. I don’t want to worry her.”

“I know.” Qu Yunxuan stroked Dong Xuebing’s face gently. “Just have a good rest, and you don’t need to think of anything else.”

Xie Huilan asked. “How are you feeling now?”

Dong Xuebing replied. “Weak and slightly giddy.”

Dong Xuebing remembered the moments before he fainted and became emotional. His breathing became faster and felt his mind exploding. He turns to Xie Huilan and Qu Yunxuan. “I am fine by myself. You two can go back.”

Qu Yunxuan replied. “You need someone to care for you.”

Dong Xuebing replied weakly. “I am fine. You should return to Beijing.”

“I am not leaving and will stay here to accompany you.” Qu Yunxuan held Dong Xuebing’s hand tightly. “What I said earlier are in the heat of the moment. How can I bear to leave you? The doctor said you must not be agitated and stop thinking about those unhappy things. I will not leave you and will remain by your side forever. Even if you are unfaithful to me, I will also not blame you.”

Dong Xuebing replied helplessly. “Are you trying to coax me?”

Qu Yunxuan replied gently. “I am not trying to coax you. These are from my heart, and I am not angry with you.” She turns to Xie Huilan. “Ms. Xie, I can take care of him here, and you still have to work. You can leave now.”

Xie Huilan stared at Qu Yunxuan. “Why am I the one leaving?”

Qu Yunxuan replied. “I can take care of Xiao Bing, and you have nothing to do here anywhere.”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Ms. Qu, I think you should be the one leaving. Xiao Bing got hurt several times because of me, and I should be the one taking care of him.”

The two women were starting to fight again.

Dong Xuebing saw them about to quarrel again and started having difficulties in breathing.

Qu Yunxuan got a fright and quickly patted Dong Xuebing’s chest to soothe his pain. “I will not say anything, ok? Don’t think too much. It’s fine…”

Xie Huilan moved closer and gently said. “We are just chatting and not quarreling.”

Dong Xuebing pant and said weakly. “I am serious. Just leave and don’t care about me. I am sorry and ashamed to face you two.”

Xie Huilan stroked Dong Xuebing’s hair. “What are you talking about? Let’s not talk about our relationship problems, ok? Your Aunt Xuan and I will not force you to make any decision, and you should concentrate on getting better. You… just treat it as you have two girlfriends now.”

Dong Xuebing shook his head. “No… I am not good enough for either one of you, let alone two of you.”

Xie Huilan kicked Qu Yunxuan lightly with her foot.

Qu Yunxuan paused for a second and said. “Stop saying that you are not good enough. I… agree with what Ms. Xie said. You have two girlfriends now, and we can talk about other things in the future.” Qu Yunxuan was still terrified by the Notice of Critical Condition and is worried Dong Xuebing would get a relapsed.

Dong Xuebing: “How can I do this…”

Xie Huilan interrupted Dong Xuebing. “Stop talking about this, alright? Just leave everything like this for now.”

Qu Yunxuan nodded. “Why are you worrying about all these when we don’t mind? Just take a rest and sleep for a while. We will stay here by your side. Let us know if you feel uncomfortable. You understand?”

Dong Xuebing knew they were saying this to cheer him up and not make him worry. Their characters are not the type to share a boyfriend. Dong Xuebing was moved by their gestures.

Chapter 262 – Changes to the relationships!

Next day.

The morning sun shines into the ward.

Dong Xuebing was half-asleep, and he could hear a woman speaking beside him.

“I will get someone to buy breakfast. What do you want to eat?” Xie Huilan asked.

“I will have soybean milk and dough sticks. Xiao Bing likes to eat buns.”

“Ok. I will get some buns, two packets of soybean milk, and four dough sticks.”

Xie Huilan left the ward, and Dong Xuebing could hear her speaking to a nurse outside. After a while, she returned to the ward. Normally, the hospital will take care of the patient’s meals, and will not provide food for the patients’ accompanying family members, let alone helping them to buy food. But Xie Huilan is the Mayor, and everyone in the hospital was looking forward to helping her run errands.

Dong Xuebing opened his eyes. “Aunt Xuan, Sister Xie, you two had stayed up all night? Why didn’t you all go back and rest?”

“You are awake?” Qu Yunxuan smiled sweetly. “You think I can sleep when you are unwell?”

Xie Huilan sat on the foot of the bed. “Are you feeling better today?”

Dong Xuebing nodded. “I feel much better. Thank you. It must be tough for you two.”

“This is nothing.” Qu Yunxuan smiles at Dong Xuebing. “If you care for us, you should recover faster.”

Dong Xuebing saw the two women looking tired with dark eye rings, and said. “I am feeling much better than last night. Aunt Xuan, get a hotel to rest first. Sister Xie, you still have to work and should go back to rest. I am fine.” Dong Xuebing tried to sit up to show that he is fine.

Qu Yunxuan quickly pushed him down and gave him a stare. “You want me to hit you?! Stop moving and lay there!”

Xie Huilan grumbled. “You call this fine? You had almost scared us to death last night! You are issued with two Notice of Critical Condition within three months!” The first time was when Dong Xuebing was in a coma after getting buried in the landslide, and yesterday was the second time.

Dong Xuebing smiled embarrassedly.

The nurse knocked on the door and entered with breakfast. She said nervously. “Mayor Xie, here is your breakfast.”

“Ok. Thank you.” Xie Huilan smiled and was about to take out money to pay the nurse.

But Qu Yunxuan was faster and pushed twenty RMB into the nurse’s hand. “Thank you.”

The nurse quickly waved her hand. “You are welcome.”

Before Dong Xuebing and the rest started their breakfast, the nurse returned to the ward with Dong Xuebing’s morning medication. Dong Xuebing’s doctor, Director Yang, also entered the ward to tell them about the results of Dong Xuebing’s checks. Many people were surprised to know that Mayor Xie had accompanied Dong Xuebing overnight. But they understood that Dong Xuebing had saved Xie Huilan’s life, and she was showing her gratitude to her savior.

After the doctor and nurses left, the three of them started to have breakfast.

At this time, Dong Xuebing noticed the differences between both women’s characters.

Qu Yunxuan did not eat her breakfast first. Instead, she picked up a bun and fed Dong Xuebing. After Dong Xuebing finished eating the bun, she took a few bites of the dough sticks, and then fed water to Dong Xuebing. Xie Huilan saw that Dong Xuebing was being taken care of, and she started eating her breakfast. She did not pick up the dough sticks with her chopsticks and put it into her mouth. Instead, she used her chopsticks to tear the dough sticks into small pieces and ate one by one gracefully.

One of them is caring, and the other is graceful. Both women are special in their ways.

After breakfast, Dong Xuebing said. “Sister Xie, you should go to work now, or you will be late.”

Xie Huilan nodded. “Listen to the doctor and have a good rest. I will visit you after work.”

Dong Xuebing told her not to come. Xie Huilan had stayed up all night and had gone through the terrifying event yesterday. She needed some rest. But Xie Huilan did not reply and called her driver to pick her up, before leaving.

“Xiao Bing, do you want to use the restroom?”

“Huh? No need.”

“Are you thirsty?”

Dong Xuebing looked at the tired Qu Yunxuan and held her hand. “Aunt Xuan, you can barely open your eyes and should have some rest. There is an empty bed there. Take a short nap first.”

Qu Yunxuan put up a brave front. “I am fine.”

Dong Xuebing replied unhappily. “Aunt Xuan, can you just listen to me?”

Qu Yunxuan saw Dong Xuebing was getting agitated and quickly said. “Alright… alright… I will take a nap now.” It’s daytime, and there might be visitors. So, Qu Yunxuan did not remove her clothes and covered herself with a blanket on the extra bed. She turned towards Dong Xuebing and said. “If you feel unwell, wake me up. Or, you can press the bell to call the nurse.”

“I know.”

“Ok. You can watch TV yourself.”

In less than two minutes, Qu Yunxuan fell asleep.

Dong Xuebing was relieved and took his phone from the table beside his bed. He covered himself under the blanket and called his mother to let her know that he is safe. He does not dare to tell her that he is hospitalized again. After that, he called Chief Liang and the rest to inform them about his condition and will be taking a few days off work. Liang Chengpeng had heard about Dong Xuebing’s sudden collapsed last night and told him to rest in the hospital.

After making all the necessary calls, Dong Xuebing had nothing to do.

Dong Xuebing is staying in a single ward, and it is the best ward in the hospital. The ward is equipped with a fridge, microwave, and a 26-inch LCD TV. He switched on the TV and saw if the news had reported about yesterday’s bombing. But maybe the higher-ups had ordered a cover-up on this incident, and the news only mentioned it briefly. A few pictures of the explosion site were shown, and Dong Xuebing’s contribution was mentioned.

This is quite normal in China, as this incident involves the County’s Leader, and it is very sensitive.

Not long later, Dong Xuebing’s mother called and scolded him over the phone. She should have seen the news and found out what happened. Dong Xuebing dare not to refute her and kept quiet. About ten minutes after Dong Xuebing’s mother hang up, Xie Huilan’s mother, Han Jing, called to thank her. Before Dong Xuebing could say anything, the phone was passed to someone else. It was Beijing City’s Party Committee Secretary Xie Guobang. Secretary Xie only said two words. Thank you.

Dong Xuebing was surprised and quickly said that it was what he is supposed to do.

After hanging up, Dong Xuebing was relieved. The rewards of this incident are significant.

At around noon, two nurses entered the ward and wanted to bring him out for some checks. Dong Xuebing immediately put his finger on his lips, and the nurses noticed Qu Yunxuan sleeping on the extra bed. They lowered their voices and pushed him out in a wheelchair.

At around 7.30 pm, Qu Yunxuan woke up.

She sat up and was shocked. “Xiao Bing, what time is it? Why is the sky all dark?”

Dong Xuebing replied. “It is almost 8 pm. If you are still tired, sleep a while more.”

Qu Yunxuan smacked her lips and put on a coat. “Why didn’t you wake me up? How are the test results?” After asking Dong Xuebing a few questions, she went to look for Dong Xuebing’s doctor with a small notebook to take down the dos and don’ts for Dong Xuebing.

Before 8 pm, Xie Huilan arrived.

Xie Huilan entered the ward and greeted Dong Xuebing, before walking out with Qu Yunxuan. “How is his condition?”

Qu Yunxuan replied softly. “He is fine. The results are out, and everything is normal.”

Xie Huilan asked. “How long will it take before he recovers?”

“The doctor says that he will recover faster if he is not agitated.” Qu Yunxuan sighed and continued. “But the psychologist said that even if his body recovered, his mental stresses would not disappear overnight. He needs a long time to recover. He must not be agitated or anxious, and we do not need to worry about relapse.”

Xie Huilan nodded. “Then, we must not let him get agitated or anxious.”

“… I know.” Qu Yunxuan replied and returned to the ward with Xie Huilan.

Dong Xuebing was alarmed. “What are you two discussing outside?” Dong Xuebing was still afraid that he had some terminal illness.

Xie Huilan narrowed her eyes and joked. “We are discussing how we are going to deal with you after you are discharged. Haha…”

The hair on the back of Dong Xuebing’s neck stood up. “What are you all going to do with me?”

Xie Huilan sat down on the bed and said. “We will tie you up and beat you up. After that, we will throw you out on the streets. What do you think?”

Dong Xuebing immediately turns pale.

Qu Yunxuan panicked. “Don’t listen to your Sister Xie. She was only asking about your condition, and we did not talk about anything else.”

Dong Xuebing replied. “Just give me a good beating. I might feel better if you two do that.”

“Why are you still talking about this?” Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “You are still young, and it is too early for you to talk about marriage. We will not bring up this matter again and stop blaming yourself. When we got together, I had not made myself clear, and you had misunderstood Ms. Xie’s intention. All three of us are at fault. Don’t shoulder all the blame, understand?”

Dong Xuebing did not think this way, but he still nodded.

Xie Huilan smiled and looked at Qu Yunxuan. “Oh, I still do not know what business you are doing.”

Qu Yunxuan replied. “Xiao Bing and I have an Auction Company in Beijing. We deal in antique auctions. Although I said that we had set up this company together, but it was Xiao Bing who provided the capital. He has a talent for picking treasures and stone gambling and is even better than the experts we hired.”

Xie Huilan laughed. “You are so capable.”

Dong Xuebing felt proud and said. “Are you all praising me for making me feel better?”

Qu Yunxuan playfully pinched Dong Xuebing’s cheeks lightly. “Fool, don’t be big-headed.”

“Am I being big-headed?” Dong Xuebing rolled his eyes.

Xie Huilan laughed. “He cannot be praised… Hahaha… The more you praise, the bigger his head is.”

Yesterday, both women were fighting against each other aggressively. But today, both were joking together. Dong Xuebing looks at Qu Yunxuan and Xie Huilan. He immediately felt better. Collapsing suddenly might also be good for him, as he can never imagine Xie Huilan and Qu Yunxuan sitting together chatting peacefully. This can only happen in his dreams. Dong Xuebing suddenly does not want to recover. He hopes that his condition will last for at least 20 years.

“Let’s watch TV and stop talking about this.”

“Fine. What are we watching?”

“Xiao Bing will decide.”

Both women let Dong Xuebing decide what they are going to watch, and Dong Xuebing announced proudly. “We will watch movies!”

Xie Huilan laughed. “I knew you would say this. Let me find the channel.”

Qu Yunxuan added. “There is a movie channel that shows HD movies.”

“Ok. I found it.” Xie Huilan turns up the volume. “I think it is a sci-fi film.”

At night, Dong Xuebing does not need to go for any checks, and Xie Huilan walks over to the door and locks it. After that, she sat beside Dong Xuebing on the bed and rested against the headboard. Qu Yunxuan saw this and sat on the other side. She was holding to pomegranate and feeding him slowly.

Two pretty women were by his side, and Dong Xuebing felt he is in heavens.

It was hell yesterday, and today, Dong Xuebing had arrived in heavens. The changes are drastic.

Dong Xuebing’s hand slowly reached out from under the blanket and held Aunt Xuan’s hand. Aunt Xuan did not say anything and tightened her grip on his hand. Dong Xuebing’s right hand also reached over and held Xie Huilan’s hand. Xie Huilan smiled and used her thumbs to stroke his fingers.

Qu Yunxuan could see Dong Xuebing holding Xie Huilan’s hand, and Xie Huilan could see Dong Xuebing holding Qu Yunxuan’s hand. But both women pretended not to see anything and focus on the movie.

Dong Xuebing felt his happiness increasing to a level he had never experienced before.

But Dong Xuebing is not stupid. He knew both women were worried his condition would worsen and did not say anything. He dared not to push his luck and released their hands after around one minute.

“Sister Xie, Aunt Xuan…”

“Huh?” Xie Huilan turns toward Dong Xuebing.

Qu Yunxuan also looked at Dong Xuebing. “What is it?”

Dong Xuebing asked. “Are you all going to settle the score with me after I recover?”

Xie Huilan laughed. “You are quite smart.”

“No.” Qu Yunxuan secretly tapped Xie Huilan’s leg and said. “We will sit down together peaceful and discuss our problems. No matter what, we will not settle the score with you.” Qu Yunxuan sticks her fingers into Dong Xuebing’s hair and massages his head lightly. “Stop thinking about all these.”

Dong Xuebing hesitated for a few seconds and said. “Both of you do not need to be like this. I am not that weak until I die if I get agitated. Errr… yesterday is just a coincidence because too many things happened at the same time. It will not happen again. So… so, you two can do what you all want. If you want to leave or hit me, I will accept it.”

Qu Yunxuan looks at Dong Xuebing. “Are you happy if I tell you I am leaving you?”

Dong Xuebing replied. “No… but if you want to leave, then…”

“When did I say I want to leave you?” Qu Yunxuan replied angrily. “I am already mesmerized by you, how can I leave?” Aunt Xuan is a very shy person and seldom says such things to Dong Xuebing. Her face turns red immediately.

Dong Xuebing replied. “But…”

Xie Huilan interrupted him. “Now I think back. I was too rash yesterday. Since this had already happened, being angry is useless. What Yunxuan said earlier is right. All of us are responsible for this, and you are not the only one at fault. Rather than fighting and arguing, we should settle this peacefully, and it will be the best way to solve this problem. Right?”

Dong Xuebing was moved. “Sister Xie…”

Qu Yunxuan brushed Dong Xuebing’s hair. “Our problems will not be solved anytime soon. Let’s just leave it as it is now. I only want you to be healthy and happy. If you keep thinking about this problem, you might get a relapse.” Her eyes turn red. “How am I going to live if anything happens to you?”

“Aunt Xuan…”

Xie Huilan smiles. “Stop talking about those inauspicious things. Xiao Bing is tougher than everyone, and he should be able to live up to a hundred years old. Haha…”

Dong Xuebing was moved by Xie Huilan and Qu Yunxuan. “Thank you. You two… are so good to me.”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s nose. “You only realized this now?”

“Let’s continue with the movie.” Xie Huilan held Dong Xuebing’s hand and played with his fingers. “This is a good movie. Alien invasion? Hahaha…”

Qu Yunxuan laughed. “Yes. Let’s watch it.”

Dong Xuebing put aside his troubles and nodded. He does not want the two beautiful women to be worried about him. He had decided in his heart that he will not be unfaithful to them in the future.

Chapter 263 – New mission!

After around two weeks of rest, Dong Xuebing was discharged from the hospital.

These few days, Qu Yunxuan and Xie Huilan accompanied and took care of Dong Xuebing. Dong Xuebing was looking better, and even when he got agitated now, he does not suffer from any breathing difficulties or heart failures. But Dong Xuebing’s doctor is not so optimistic. He said that psychological conditions could not be cured within one or two days. He warns Dong Xuebing to take note of his mental health to prevent any relapses.

It was nearing winter, and the temperature had dropped, and Xie Huilan and Qu Yunxuan started to wear winter coats.

In the lobby of the hospital, Qu Yunxuan straightens Dong Xuebing’s coat collar. “I will be returning to Beijing.”

“Ok. Your work is more important. It should be time for the Autumn Auction.” Dong Xuebing said. “Sister Xie, you should also get to work. Thank you for taking care of us.”

Xie Huilan smiles. “The County’s Public Security Bureau will be holding an award ceremony for you later. You have to get ready a thank you speech.”

Qu Yunxuan reminded. “Remember to stay relax and don’t work too hard. I will visit you when I am free.”

Dong Xuebing nodded and looks at his watch. He still has some time and can return home to draft his thank-you speech. Because Dong Xuebing has experience in writing speeches, he wrote his speech within five minutes. After that, he drove to the carwash to wash his car and top up petrol, before going to the Public Security Bureau.

“Hi, Chief Dong!”

“Chief Dong, you are discharged from the hospital?”

Dong Xuebing smiles and greeting everyone. When he entered the office building, he met some leaders and colleagues. After greeting Bureau Chief Liang Chengpeng, Political Commissar Liu Weiye, Deputy Bureau Chief Qin Yong, Dong Xuebing returned to his office, and called his old friends and other leaders, like Hu Silian and the County’s Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, to thank them for their concerns. They had visited and called him during his hospitalization.

9.30 am.

After Dong Xuebing finishes thanking everyone, he waits for the award ceremony to start.

Dong Xuebing is feeling radiant and energetic today. After a long rest, he can finally return to work.

During this free time, Dong Xuebing took out a notebook and started writing the date he entered the Civil Service, and the dates he got promoted. He felt he should start setting his next goal. His relationship problems with Xie Huilan and Qu Yunxuan is temporarily solved. They are not forcing him to make any decision, and they have time to think through their relationship problems. Maybe one day, Sister Xia or Aunt Xuan will decide to leave him for other guys, and that might be a good thing.

What Dong Xuebing needs to do now is to set a goal for his career.

A few months ago, Dong Xuebing had set his target on Section Chief. His goal now is still the same.

Dong Xuebing was posted to Yan Tai County for slightly more than six months and had achieved many incredible feats. He will be getting the one first-class, two second-class, and a third-class merits award at the same time in the ceremony later. This is an achievement that most people cannot get after working in civil service for decades. His foundations are strong, and his resume is getting thicker. If a Deputy Bureau Chief with these achievements had worked for three years, he would be promoted to Section Chief. But Dong Xuebing had only entered the Civil Service for slightly more than one year. It will be too difficult for him to get promoted.

The probation period for Deputy Section Chief is one year, and Dong Xuebing’s probation is not over.

Promotion on exceptional terms is hard to get. First, one must have political points, and secondly, he must have connections with the higher-ups.

Dong Xuebing had fulfilled both conditions, but Xie Huilan was just transferred over and is only the second seat in the County. Most of the County’s Party Committee members are Xiang Daofa’s supporters. Even if Sister Xie helped him, the chances of success would be low. Dong Xuebing’s achievements are enough for someone with two years of experience to get promoted. But it is insufficient for someone who had not even past the probation to get promoted.

It’s too hard!

Dong Xuebing read some reports, and though about the County leaders’ information. Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo had gotten two Second-class merits, and four Third-class merits award these few years. Deputy Bureau Chief Gong Zhongwen’s achievements are about the same as Hu Yiguo, except that he has only gotten Second-class merit. Even Qin Yong, who is new to the County, had gotten four Third-class merit awards over his years of service. Dong Xuebing is not the only one who had gotten merit awards. He knows that it is not practical for him to get promoted now.

Will Dong Xuebing give up?

Of course not! Dong Xuebing has a plan.

After Lunar New Year, Dong Xuebing’s Deputy Section Chief probation will be over, and he can be promoted. At that time, it will be easier for Dong Xuebing to get a promotion on exceptional terms without probation. If he can get outstanding results again, his chances of promotion will be higher. The outstanding results are not Third-class merit or Second-class merit. He needs another First-class merit!

Dong Xuebing thought about this carefully. Two First-class merits and two Second-class merits.

Even Liang Chengpeng’s achievement will not be as outstanding as Dong Xuebing!

Dong Xuebing decided in his heart. He must get another First-class merit within these few months. He can’t wait to get the rank of Section Chief!

10 am. The Award Ceremony starts.

Dong Xuebing sat in front with the rest of the Public Security Leaders. Not only the City Public Security Leaders were attending, but even the Provincial Public Security Leaders were also there. After all, this is an Award Ceremony for a First-Class Merit award, and it is rare. About ten minutes later, the Provincial Public Security Leader helped Dong Xuebing wear the First, Second, and Third-class merit medals. He even joked that Dong Xuebing is the first person in China to get all three merit awards at the same time. After Dong Xuebing finished his thank you speech, the crowd claps.

Dong Xuebing was overjoyed, as he had risked his life for these medals.

After the ceremony, many people went up to Dong Xuebing to congratulate him. Xie Huilan, who was also there, went up to him and patted his shoulder. “Don’t get conceited and continue to work hard.”

Dong Xuebing replied respectfully. “Thank you, Mayor Xie. I will continue to do my best.”

“Haha…” Xie Huilan laughed. “I will be waiting to see your performance.”

There were many people around, and Dong Xuebing did not say anything. He grumbled in his heart. With our relationship, is there a need for a bureaucratic response? After that, Dong Xuebing went to greet the leaders from the Provincial and City Government.

After the ceremony, it’s lunch.

The leaders will be having lunch together when a phone call interrupted them.

A leader from the Provincial Public Security Bureau was chatting with Qin Yong. Deputy Bureau Chief Qin Yong was previously from the Provincial Public Security Bureau, and that leader was his former superior. After receiving the phone call, that leader’s face changed. “What did you say?! How did this happen?! The alarm did not go off?! Ok, I know. Control the scene immediately!” The leader is furious and hangs up.

Qin Yong was stunned. “Director Huo…”

The leader waved his hand and left with his men!

Liang Chengpeng, Liu Weiye, and other County Public Security Bureau leaders exchanged looks. Everyone could tell something had happened in the Province! Dong Xuebing was wondering what happened that can make everyone from the Provincial Public Security Bureau panic. Another jailbreak? Did some terrible crimes happen?

In the afternoon, Dong Xuebing returned to his office, and his phone rang.

“Hello, I’m Dong Xuebing.”

It was Qin Yong. “Brother Dong, switch on the TV and watch the afternoon news!”

Dong Xuebing was shocked, and quickly switch on the TV with the remote. Dong Xuebing seldom switch on the TV in his office, and he switched a few channels until he got to the Provincial news. The news is showing a Provincial museum from the outside. When the footage switched to the inside of the museum, Dong Xuebing saw a glass display case was smashed, and the artifacts inside were gone!

Dong Xuebing realized what happened during lunch. The Provincial Museum was broken into!

Dong Xuebing asked over the phone. “Chief Qin, how did this happen? What happened to the security at the Provincial Museum? How did someone break into the museum?”

Qin Yong sighed. “Even the Palace Museum in the Forbidden City was broken into, let alone a Provincial Museum.”

Dong Xuebing thought for a while and asked. “Has the criminal been arrested?”

“I had just received news of this incident. The criminal has not been arrested, and we are not sure what artifacts had been stolen. I heard the Provincial Leader is furious. Almost half of the Provincial Police force had been sent out to catch the culprit, and they had only three days to crack the case. I think the artifact should be at least a Second-grade relic.” Qin Yong has friends in the Provincial Public Security Bureau and can get more updated information.

No wonder Director Huo left with his men in a hurry. This is a big case. A successful break-in at the museum? This is like a slap to the Provincial Leaders. If the case drags on, the culprit would have smuggled out the relic out of China. In China, relics that are Second-grade and above cannot be traded. This is how precious these relics are in China! These criminals are daring!

The impact of this case is significant, and even CCTV news reported about it!

The whole nation is in an uproar, and Hebei province is under the spotlight. Some people were scolding, and some were pointing fingers. The Provincial Government, especially the security departments, were under immense pressure. They started searching every household to try to recover the relic.

Dong Xuebing is also very concerned about this incident and spent the whole afternoon reading the news on the internet.

At around 3 pm, there was still no progress on the case. Dong Xuebing stopped looking at the news and knew this is the Provincial Public Security’s case and has nothing to do with him. Even if he wants to help, he also can’t do anything. He started thinking about how he is going to get his First-class Merit. It is not easy to get a First-class Merit, and he might not even get one even if he busts a drug syndicate.

Flip… flip… flip… Dong Xuebing starts to read the old unsolved case files.

After an hour, Dong Xuebing still cannot find any cases that can let him get a First-class Merit.

Dong Xuebing sighed. Never mind. This matter can be put aside for the time being, as his probation will end in a few months. He still has plenty of time to wait for an opportunity. Dong Xuebing picked up the phone and called Hui Tian Village to ask them to fax some case files over. He is going to go through all the cases in Hui Tian Village and improve the crime rates.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang again.

It was Liang Chengpeng. “Chief Dong, come to my office now.”

“Yes, Sir.” Dong Xuebing immediately went upstairs to Liang Chengpeng’s office.

Knock, knock… Dong Xuebing entered the office and saw Liang Chengpeng at his desk. “Chief Liang, are you looking for me?”

Liang Chengpeng was rubbing the center of the brows. “Have a seat.” He put away some of the documents on his desk and said. “Have you heard about the Provincial Museum case?”

“Yes.” How can Dong Xuebing don’t know about this? Almost the whole nation knows about this incident.

Liang Chengpeng nodded and pushed a document towards Dong Xuebing. “Take a look at this.”

“This is…” Dong Xuebing stood up and took the document from Liang Chengpeng. The document is only a picture with some captions. Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread. It is unearthed in Man Cheng County of Hebei Province, from Duke Zhongshan’s tomb. It is the earliest and top-grade jade suit unearthed. The suit consists of 2,498 pieces of jade, sewed together with 1,100 grams of gold thread, and its length is 1.88 meters.

Dong Xuebing’s eyes nearly pop out. “Jade Suit Sewn with Golden Thread?! A national treasure?”

Liang Chengpeng was surprised. He did not know Dong Xuebing was so knowledgeable about antiques. “Yes. It is a national treasure, and it is one of the top national treasure in China.”

Dong Xuebing is an owner of an antique business, and can easily recognize the relic. A First grade Cultural Relic is not the most precious antique, while a National treasure is a higher grade than First grade and is the top tier. Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread is China’s most prized relic. The value of this jade suit cannot even be determined by money. It is Hebei’s most treasured piece of the cultural relic!

Dong Xuebing knew what happened. “Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread is stolen?!”

“Sigh…” Liang Chengpeng sighed and nodded. “There are other precious relics that were stolen together with the Jade Suit. The pictures and information of the other stolen relics are in the document too.”

Dong Xuebing quickly flipped the pages and felt his heart beating faster. The items stolen were all priceless relics!

Liang Chengpeng said. “This case should have been committed by a group of criminals, and it was well planned. The higher-ups suspect that this heist was planned at least one year ago. They had infiltrated into the museum, avoid the guards, police, exploited the security system, and not leave any clues. The heist was only discovered when the cleaners started work in the morning.”

Dong Xuebing does not understand why Chief Liang is telling him about this case.

Liang Chengpeng looks at Dong Xuebing. “The Provincial Government had ordered all Counties to support the Provincial Public Security to solve this case. Xiao Dong, this case will be assigned to you.” Liang Chengpeng was only following orders by the Provincial Government. After one night, the criminals should have left Hebei Province. Even if they are still hiding in the Province, they will not come to Yan Tai County. But the necessary checks at major junctions and tolls must still be conducted.

This was the first time Dong Xuebing received a vital task from the Bureau. “Yes, Sir! I will do my best!”

Liang Chengpeng nodded and gave him the rest of the documents. “These are the details of the case. Go through them and let me know if you find any clues.”

Dong Xuebing took the documents and started reading/

Liang Chengpeng has no intention of solving this case, as it is impossible. He only needs Dong Xuebing to do what was required by the higher-ups.

However, Dong Xuebing does not think like this. He does not have any authority to conduct investigations into this case. But now, he is appointed by Chief Liang to conduction investigation in Yan Tai County. Dong Xuebing wants to get back the national relics for the nation. These national relics must not be smuggled out of the country. This is also an opportunity for him to gain political points. If he can recover the relics, he will get another First-class Merit!

This is my opportunity!

Whether if I can become a Section Chief will depend on this case!

Before the day ends, Dong Xuebing starts to make calls to assign duties. Traffic officers were sent to set up roadblocks at main junctions, and he also called Deputy Team Leader Feng to ask him to look into this case. Dong Xuebing is not in charge of these departments, but he was authorized by Chief Liang. He can order the officers around, and even Hu Yiguo and Zhao Jingsong do not dare to go against him. The Provincial museum’s break-in is the focus of the whole nation. No one dares to create trouble at this time!

The search for the criminals started.

Dong Xuebing did not stop working after he returns home. He studied the case file again. He knows that the criminals will not be hiding in Yan Tai County or be passing by here. But Dong Xuebing is still determined to catch them. Even if he must go to another County or City, he must get them!

Chapter 264 – Buying information!

The next day, the TV stations announced the list of stolen relics.

All the four pieces are above Second Grade Cultural Relics. The national treasure, Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread, is one of the items that is stolen. It caused an uproar as this relic is a significant piece of Chinese history. It is one of the earliest unearthed intact full jade suit. It is more valuable than most of other national treasures. It is stolen from Hebei Museum?!

Dong Xuebing’s mother was the first to call.

“Xiao Bing, I heard that the Provincial Museum was broken into. Are the criminals arrested?”

Dong Xuebing replied. “Not yet. The Provincial Public Security is looking into this case, and they should be arrested soon.”

“Sigh… These people are….” Luan Xiaoping sighed. “too much.”

Not only Dong Xuebing’s mother is concern about this case. Discussion about this case are on the papers, news and the internet. Even when Dong Xuebing was at a traffic crossing, he overheard many people getting angry over this case. When the First Grade and Second Grade Cultural relics were stolen from Beijing, there was an uproar. This time, it is a national treasure that was stolen.

After arriving at the County Public Security Bureau, Dong Xuebing continued to monitor the situation.

One day passed…

Two days passed…

Three days passed…

The Provincial Public Security Bureau’s deadline of three days was up, but the stolen relics were not recovered. There were no new clues either. From the Museum’s CCTV footage, the police knew the suspects’ car model. It is a white Brilliance car, and the number plate was covered by a CD. The police managed to trace the vehicle, but the owner had reported his car was stolen more than six months ago. It was a stolen vehicle, and the clue ends there. There were no witnesses, fingerprints, or any other clues.

To appease the public, the Provincial Government fired a few leaders. one of them is the former Yan Tai County’s Party Secretary, Chang Lei. After he was forced to step down, he was transferred to the Provincial Administration of Cultural Heritage. In the end, he become the scapegoat and was sacked together with a few other leaders from that department.

Noon.

Liang Chengpeng called Dong Xuebing to his office.

“Chief Dong, the Provincial Public Security will be conducting a joint investigation with Shanxi Province on this case, and our County can relax on the checks.” From the few clues, the Brilliance car had appeared in Shanbei, and they should have escaped to Shanxi. They should not appear in Hebei Province again. Our County’s police force is low on manpower and cannot afford to waste our resources on this case. That’s why we will be dissolving the temporary investigation team.

Dong Xuebing understood the situation in the County, but he is unwilling to give up.

Liang Chengpeng looks at Dong Xuebing, and said. “I heard that you are not fully recovered, because of immerse mental stress, right?”

“Thank you for your concern.” Dong Xuebing continued. “I am fine now.”

Liang Chengpeng shook his head and points to Dong Xuebing. “You… are always letting people worrying about you. If I know that you are not fully recovered, I will not put you in charge of this investigation team. I will give you a week off to rest at home. Stop being so tense.”

Dong Xuebing smiled and said. “Chief Liang, I am really fine.”

“This is an order! Rest is important. The Public Security still needs you!”

Dong Xuebing did not argue with Chief Liang, and replied gratefully. “Thank you, Chief Liang.”

Dong Xuebing is a capable subordinate and there are still lots of unsolved cases in the Bureau. Why did Liang Chengpeng still ask him to take one week off work? Yesterday, when Liang Chengpeng went to the County Government for a meeting, Secretary Hu mentioned about Dong Xuebing’s medical condition to him. She told him that Dong Xuebing cannot get agitated or face too much pressure. Although it was a casual remark, Liang Chengpeng knew it was a message from Mayor Xie. If not, Secretary Hu would not mention about this. That’s why Liang Chengpeng decided to let Dong Xuebing take another week break, and will not assign dangerous tasks to him.

Liang Chengpeng is one of Xiang Daofa’s men, but he does not want to go against Mayor Xie.

This is politics. As long as they don’t fallout completely, or involves interests, government officials will give in to each other. of course, Liang Chengpeng also does not dare to go against Mayor Xie, as Xie Huilan is still considered his superior.

Back at the office, Dong Xuebing rubbed his temples.

The past few months, I had not done any work, and I must take another week off?

Dong Xuebing wants to say that he is not weak and can take on any jobs. But Chief Liang is concerned about his health and he will be seen as someone ungrateful if he insisted to work. Sigh… This museum break-in case is still not solved and he must take another break. When can he get another First-grade Merit? When can he get promoted to Section Chief? Dong Xuebing is not someone that gives up easily. Furthermore, he is determined to solve this case.

The investigation must continue! Anyway, I am not officially on break today!

Dong Xuebing does not have high hopes of solving this case, but he made an discovery.

In the afternoon, the Internet Crime division called.

“Chief Dong, I am Wang Bo, of the Internet Police.”

“Oh, what is it?” When Dong Xuebing was newly transferred to Yan Tai County, he had worked with Wang Bo on the Website hacking case.

Wang Bo said something alarming. “Someone might know the whereabouts of the relics.”

“Ah?” Dong Xuebing’s eyes brightens up. “Who is this person? Where are the relics?”

Wang Bo told Dong Xuebing that they are not sure where the items are, and does not even know if this information is reliable. They had found out this information in an email, when they are monitoring the internet. The email mentioned briefly about the Museum case, and the internet police immediately check the email’s registration address. But all the information provided were fake, and there is no physical address. But Wang Bo did not treat this information lightly, as he is afraid he would miss out any clues. So, he immediately reports to the Bureau.

But Chief Liang thought nothing about this and asked Wang Bo to inform Chief Dong.

Dong Xuebing listened and did not treat it seriously too. Most of the information on the internet are fake and maybe someone is putting up fake news. He thought for a while and said. “Send me his email address, and you all try to trace him.”

“Yes.” Wang Bo replied. “The email address is sasasa668@yahoo.com.cn.”

Since Dong Xuebing has nothing to do, he decided to see if he can get anything out from this lead.

Dong Xuebing immediately registered a Yahoo email account, and send an email to that email address. He did not beat around the bush as he does not believe this person knows where the relics are. In his email, he only wrote a sentence. “You know the whereabouts of the stolen relics from Hebei Museum?”

A few minutes later, sasasa668 replied. “Who are you?”

Dong Xuebing replied. “I heard a friend mentioning about you and I am curious.”

sasasa668 replied. “Pikachu’s friend?”

Dong Xuebing replied. “Yes. Where are the relics?”

About five to six minutes later, sasasa668 replied. “I don’t know. I am lying to Pikachu.”

Dong Xuebing continued to send this person emails, but sasasa668 did not replied. Dong Xuebing frowned and felt this person’s reaction is different from those who likes to boast. He is too careful and serious. He has a feeling that this person might know something, and continued to send emails. Seeing there is no replies from this person, Dong Xuebing decided to throw a lure. “I will give you 100,000 RMB for information. Are you interested?”

sasasa668 finally replied. “Who are you?”

Dong Xuebing replied. “Someone patriotic.”

sasasa668: “… I really don’t know anything. Ask someone else.”

You are not moved by 100,000 RMB? Dong Xuebing thought for a while and send a reply. “1 mllion!”

sasasa668: “Even if you offer 10 million, I also have no information for you.”

Dong Xuebing blinked. “How about 20 million? You should have information if it is 20 million, right? Bro, don’t be in a hurry to reject my offer. I also want to recover those relics. Don’t worry. If anyone ask, I will not reveal your name. Furthermore, all I have is your email address, and no one knows your actually identity, right? 20 million, and you can tell me once I give you the money. Let’s meet in Hebei.”

sasasa668 was stunned. “Are you serious?”

Dong Xuebing replied. “Of course. That batch of relics is worth at least a few billion. 20 million is the highest offer, but your information must be accurate.”

sasasa668 replied after a long pause. “How are we trading?”

Dong Xuebing replied. “Let’s talk after we meet. You will pick the location.”

The other party kept quiet. Dong Xuebing starts to wonder. No one should hesitate in front of 20 million. Dong Xuebing has no intentions of giving that person the money, and only want to catch him for interrogation. When this person is brough back to the station for interrogation, they will get all the information out of him.

Five minutes…

Ten minutes…

Suddenly, there is a new incoming mail. Only a time and address is stated in the mail.

Dong Xuebing looked at the address and it is not far from the bureau. But the other party wants to meet tomorrow. Dong Xuebing does not want to way, and negotiated with sasasa668.  In the end, they agreed to meet at an ICBC branch along the Provincial West road one hour later.

Dong Xuebing immediately leave his office and drives towards the location.

At 3 pm sharp, Dong Xuebing waited outside ICBC bank. But after ten minutes, no one appeared. He frowned as he looks at his watch. Is sasasa668 lying?

At about 3.30 pm, a middle-aged man with sunglasses walked towards the impatient Dong Xuebing.

“You are dong1?” That man looked at the color of Dong Xuebing’s shirt.

Dong Xuebing looks at that man. “Yes. You are sasasa668?” Dong Xuebing clenched his fist, and is ready to pin him down anytime. He wishes to interrogate this person personally as he can use force to torture him and used BACK after he gotten the information he wants.

The middle-aged man shook his head. “I am not. sasasa668 sent me over.”

Dong Xuebing’s frowned. “Where is he? Why is he not here? Didn’t we agree to transact face to face?”

“You can deal with me.” The middle-aged man is careful and kept looking at his surroundings. “Have you brought the money?”

Dong Xuebing replied. “There is no problem with the money, but you must convince me that your information is accurate. If you are lying, I will be wasting my money.” Dong Xuebing paused for a second. “Tell me where the relics are first.”

The man shook his head. “I don’t know what you are talking about, and don’t even know about what deal you have with sasasa668. He only told me to deposit the money. After the money is in, I will call him, and he will speak to you.”

“You don’t know anything?”

That man shook his head. “I am here to collect money.”

This person is too careful. Dong Xuebing could not tell if this man is lying or he is really sasasa668. What should I do? Should I still proceed with the plan? But if this man does not know anything, it will be useless to bring him back, and sasasa668 will be alarmed. Dong Xuebing thought for a while and suddenly have an idea. “Alright. I will trust you all this time.”

The middle-aged man looks around and then turns to look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing took out a cheque from his bag and start writing it. “20 million! Here!”

The middle-aged man’s hand is shaking as he took the cheque.

Dong Xuebing asked. “You can tell me the information now.”

“The money must be in first.” The man is afraid the cheque will bounce, and entered ICBC bank.

This cheque book if given to Dong Xuebing by Qu Yunxuan. All the cheques in the cheque book has been signed and stamped with the Company stamp. All Dong Xuebing needs to do is to write a figure, and write a code on it. Yun De Auction Company has slightly less than 30 million cash in the bank account, and this cheque of 20 million will not bounce. Dong Xuebing is also not worried that the bank will reject this cheque.

After a while, the middle-aged man walks out of the bank.

Dong Xuebing smiles. “Have you check with the bank?”

That man nodded and said. “Wait. I will make the call now.” He took out a phone and dialed a number. After the line got through, he said something and pass the phone to Dong Xuebing. “He wants you to answer.”

Dong Xuebing took the phone. “Hello, sasasa668?”

“Yes.” It was a hoarse voice. “The cheque has been verified.”

Dong Xuebing laughed. “You have seen my sincerity. I do not want any fake information, or I will track you down even if you are hiding in the Northwest!”

sasasa668 felt Dong Xuebing is not lying. For someone to intercept his emails, and to take out 20 million without blinking, he must have strong backing. sasasa668 even suspect Dong Xuebing is related to the police. “Trust is very important when doing business. Don’t worry. I am not giving you any fake information. I got to know this piece of information by chance. That group of men had only sent one person to drive the car to Shanxi Province, and left it there. This is to divert the police’s attention. They are going to bring the items out of the country by sea.”

Dong Xuebing frowned. “Are you sure?”

“It should be 80% accurate. The items should still be in Hebei province. Remember the name of this Bath parlor, “Hai Bing.” This parlor is involved in this case. I don’t know how they are involve in this, but I know the relics are in their hands two days ago. Maybe they had bought it the items or because of some other reasons.”

“Do you have any more information?”

“That’s all I know.”

Dong Xuebing hangs up, and shouted, ‘BACK six minutes!’

The scene changed!

Dong Xuebing felt slight giddiness, and the next moment, a middle-aged man walks up to him.

“Are you dong1?” The man looked at Dong Xuebing’s shirt.

Dong Xuebing looks at him and shook his head. “No.”

The middle-aged man nodded and looks around for a man in striped shirt.

Dong Xuebing smiles and walked to his Mercedes. He did not turn back and drove away straight. Luckily, he did not arrest that man on the spot, or he will miss out this important piece of information. BACK is very useful in these situations.

The middle-aged man waited outside the bank for a long time, before calling sasasa668 to inform him.

sasasa668 sighed. “Don’t need to wait anymore. Come back now.”

“Ok.”

To sasasa668, one or two million is nothing. His business is doing well and does not need to take any risks. But Dong Xuebing offered twenty million RMB, and sasasa668 considered for a long time before making this decision. But the other party did not appear. Sigh… but this is also good for sasasa668. If his identity is leaked, who knows what troubles he needs to face. He might even be killed before he gets to spend the money.

sasasa668 if fine not making this transaction, but unaware to him, Dong Xuebing has gotten the information he wants.

Translation notes:

Brilliance Auto Group

Chapter 265 – Undercover!

Evening.

Lu An City.

The sky is dark, and the streets are crowded.

Dong Xuebing did not drive his car over. Instead, he took a long-distance bus to this unfamiliar city. He looked at the strangers passing by and went over to a newspaper stand to buy a map and a tourist guide. After that, he sat at a bench and started familiarizing himself with the city’s roads and landmarks. Dong Xuebing tried to memorize everything, before getting into a Taxi.

“Hi, bring me to Hai Bing Bath Parlor. Thank you.” Dong Xuebing sat in the rear passenger seat.

The driver turns and looks at Dong Xuebing. “Young man, you are not a local? Your accent is not from here.”

“Yes. What’s wrong?”

“That place has a complicated background and is not ‘clean.’” The driver continued. “If you are out to have fun, you should go to Big Sea Dragon Bath Parlor. It’s not far from here.”

Dong Xuebing asked curiously. “Why is that place not clean? Tell me about it.”

The driver is chatty and explained to Dong Xuebing while driving. Most bath parlors are not ‘clean’ as most of them offer prostitution services. But the driver is not referring to such services. He meant that Hai Bing Bath Parlor has frequent fights, extortions, etc. and has a bad reputation and is backed by the triads. The only plus point of going there is the customers do not need to worry about Police. The boss of that bath parlor has connections with the Police.

Dong Xuebing had expected this to happen and did not mind.

It is a gamble for Dong Xuebing to come to Lu An City.

Dong Xuebing does not know if sasasa668’s information is accurate or not. Even if it is true, he also does not know if the relics are still with the boss of Hai Bing Bath Parlor. That’s why Dong Xuebing did not report the information to his higher-ups or anyone else. Firstly, this information cannot be verified, and secondly, if the information is wrong, it will be a disgrace. If the Provincial Public Security Bureau sent their men to arrest the people at Hai Bing Bath Parlor and did not find anything, Dong Xuebing might be penalized for giving false information.

These are the reasons why Dong Xuebing decided to come and investigate himself.

Yes. Dong Xuebing is going to infiltrate into Hai Bing Bath Parlor as an undercover. Anyway, he has a week off from work.

To prevent from being exposed, Dong Xuebing left all his identification cards, watches, jade pendant, car, and even changed his clothes. He wore cheap roadside clothes, and before he comes over, he called many people to tell them that he will be going away for a vacation. He even made up a lie that he will be going hiking in the mountains, and his phone will be off. For the next ten days, no one is going to look for him.

Downtown, Central Street North.

Dong Xuebing alighted from the Taxi and looked at the signage across the road.

Hai Bing Bath Parlor. This is the place. The exterior of the building is well renovated and looks high-class. The signage of the bath parlor is red color, and two lovely staff in Cheongsams were standing at the main entrance to receive guests. They would bow to customers, and many expensive cars are entering the carpark. This bath parlor is different from Beijing and looks more like a recreation center.

Dong Xuebing did not enter the parlor immediately and walked around the surroundings.

After Dong Xuebing was familiar with the surroundings, he tidied his shirt and tie. Before he left Yan Tai County, he had gone for a haircut and looks very different now, as he is afraid someone would recognize him. Although the people in Lu An City will not read Yan Tai County’s newspapers, Dong Xuebing had appeared in the Provincial’s newspapers. The picture published in the papers is not recent and is not clear, but he must be careful not to be exposed.

Ok!

Everything is ready!

Dong Xuebing braced himself and took long strides towards the entrance.

The two staff at the door saw Dong Xuebing was dressed in cheap clothes, but they still maintained a smile and bows to him.

“Welcome.”

“Welcome.”

The floor of the lobby is marble and is red color. Many people are registering at the front counter, and Dong Xuebing looks around. He saw staff in the early thirties and walked over.

“Are you all hiring?” Dong Xuebing asked.

The crew-cut man looks at Dong Xuebing. “You are looking for a job? What do you know?”

Dong Xuebing replied. “I know a bit about everything.”

“Massage too? Do you have a massage license?”

“Huh? No.”

The crew-cut man waved his hand. “That means you don’t know anything. Leave.” Bath parlors do not lack general workers and hostesses. What they lack are licensed professional masseurs. Not all their customers are looking for prostitutes. Most of them are seeking real massages. People can learn massage quickly, but they are not professionals. A professional masseur has a license, and not many of them are willing to work in such places.

Dong Xuebing smacked his lips. “Although I do not have a license, I am strong. Look…”

The Crew-cut man shook his head. “We don’t need general workers.”

“I don’t mind about the salary. Just give me some money, provide food and shelter will do.”

The Crew-cut man shook his head and waved Dong Xuebing away.

Dong Xuebing was frustrated. I am a Deputy Bureau Chief, and I can fight and is good with firearms. Why can’t I get the job of a general worker with my capabilities? He was mad and felt like slapping that Crew-cut man! However, Dong Xuebing will not leave so quickly. He does not believe that he will be rejected from a job application. He pestered that man for over twenty minutes!

The Crew-cut man was getting irritated and wanted to get the security to chase Dong Xuebing out.

Dong Xuebing immediately thought of an excuse. “I had worked for Brother Bao at his car wash and workshop. I am very smart.”

The Crew-cut man paused for a second and ask. “Which Brother Bao?”

Dong Xuebing replied. “Brother Bao from Fen Zhou City.”

Yan Tai County is under the jurisdiction of Fen Zhou City, and Dong Xuebing had read about someone by the name of Old Bao from the old case files. Old Bao, whose nickname is Brother Bao, owns a motor workshop. Although his business is not significant, he is well known among the triads. Although Fen Zhou City is far from Lu An City, since Hai Bing Bath Parlor has triad connections, they should have heard of Brother Bao.

Dong Xuebing had guessed correctly. The Crew-cut man asked. “Why are you not working at the workshop now?”

“Sigh… don’t talk about it.” Dong Xuebing continued. “It is too tiring, and I was working for almost twenty hours every day.”

“Are you interested in working here?” That man looks at Dong Xuebing. “The work here is also tiring.”

Dong Xuebing immediately nods his head.

The Crew-cut man thought for a while and said. “The housekeeping department needs a few people to wash towels. 600 RMB a month, and food and lodging will be provided. If you agree, you can start today.”

Dong Xuebing pretended to be troubled. “600… can you increase to 800?”

The Crew-cut man snapped at Dong Xuebing. “600! Take it or leave it!”

“Fine… 600.”

The Crew-cut man made a call to inform the housekeeping department about Dong Xuebing and start showing Dong Xuebing around the place. He showed the bath area, the billiard and recreation rooms, the guest rooms, etc. Dong Xuebing memorized the layout as he was brought into an office. The Crew-cut man suddenly asked Dong Xuebing for his identification card.

Dong Xuebing replied with a crying face. “I… lost it.”

The Crew-cut man frowned. “How are you going to start work without an identification card? How do I know where you are from?”

“Please… I lost my identification card.”

The Crew-cut man had seen many people like Dong Xuebing. He does not believe Dong Xuebing had lost his identification card. Most of the people like Dong Xuebing are the ones wanted by the Police for petty theft or robberies. That’s why they are paranoid of other people looking at their identification cards. He thought for a while and did not say anything. After all, their bath parlor is also doing illegal activities. He told Dong Xuebing about some of the rules and asked one of his men to bring Dong Xuebing to the housekeeping department.

On the back of the second floor.

Behind a small door, it is very different from the grand majestic renovations outside. Rows of small rooms were lined up along the corridor, and the partitions were made from inferior materials. This is the workers’ quarters. Dong Xuebing is assigned to the sixth room. When he opens the door, there is a strong detergent smell, and two young men in their twenties were washing clothes inside. The room is tiny but can fit four bunk beds.

Dong Xuebing is not happy with the environment, but he did not show it on his face.

The supervisor, who brought Dong Xuebing over, said. “This is a newcomer. Tell him about our rules and regulations and let him know where are the areas that are out of bounds.”

After the supervisor left, Dong Xuebing introduced himself. “My name is Xie Hao.”

The two young men introduced themselves and told Dong Xuebing about the working procedures there. They were also working in the housekeeping department and are also doing the job of washing towels. The requirement for their job is to wash the towels clean. Four of them will be on the day shift, and four of them will be on night shifts. The eight of them are staying in the same room. Dong Xuebing is not interested in the job and starts to gather information about the Boss of Hai Bing Bath Parlor.

The few fellow workers shook their heads. They also don’t know anything about the boss, as they had been washing towels day and night.

The highest-ranked person they can get in touch with is Manager Ma Wentao. He is the overall in charge of Hai Bing Bath House, and Dong Xuebing felt it was pointless to ask them any more questions. Now, he has successfully infiltrated into Hai Bing Bath House and needs to familiarize himself with the place before he can start investigations.

10 pm.

Hai Bing Bath Parlor’s office.

Ma Wentao was sitting behind his desk reading a document, and the Crew-cut and a few other supervisors were standing in front of him.

After a while, Ma Wentao, in his forties, asked without looking up. “Is there anything unusual today?”

The past few days, Manager Ma had been asking the same question every day. Everyone knows that there is a crackdown ongoing, and they must be careful. A woman replied. “The lobby is normal.”

“The rooms are normal.”

“The backroom is normal.”

Ma Wentao frowned slightly. “I am not asking if anyone tries to create trouble here. I am asking if there are any suspicious visitors.”

The woman replied. “No. Everyone had registered with their identification cards.”

Ma Wentao said. “There is a crackdown going on. All of you must be careful, and those without identification cards are not allowed to stay here.”

“Yes.” The supervisors replied.

After thinking for a while, Ma Wentao was still worried. “All guests must be registered. Even our regulars must do the same. All of you must take note, and from today onwards, we will stop hiring. This includes women too. We will use get the usual women to serve our guests and will not use anyone even if they are recommended by someone we know.”

The woman hesitated. “Manager Ma, this…”

Ma Wentao waved his hand. “Just do as I say, and don’t ask any questions.”

The Crew-cut hesitated for a while and said. “Manager, I had hired someone earlier and had brought him to the housekeeping department.”

“How old is he?” Ma Wentao frowned.

“He should be in his early twenties.”

“Have you kept his identification card?”

The Crew-cut replied. “He claims he had lost his identification card, but he said that he worked for Fen Zhou’s Brother Bao in his workshop before.”

Ma Wentao thought for a while and said. “You go and bring him over!”

After a while, the Crew-cut brought Dong Xuebing to the office. The supervisors had left, and only two men in suits were in the office. The men look fierce, and everyone that sees them will know that they are not good people. Dong Xuebing’s heart started to race and knew he is being suspected. But at the same time, he was happy, as the information might be accurate!

“Manager Ma.” Dong Xuebing pretended to be nervous.

The Crew-cut shouted at Dong Xuebing. “Stop wasting time and take out your identification card!”

“I lost it. If you don’t believe me, you can check my pockets.” Dong Xuebing took out his wallet. “I am waiting to get a replacement.”

Ma Wentao stares into Dong Xuebing’s eyes. “Don’t try to play tricks in front of me! Do you know what this place is?” He paused for a second and asked coldly. “You say you had been working for Brother Bao? Brother Bao’s car workshop had closed half a year ago! When did you work there?”

Closed? Dong Xuebing is not sure, as he said this lie at that moment.

Dong Xuebing replied calmly. “I had been working there before the workshop closed, and I quit because it is too tiring.”

Ma Wentao’s face turned even colder and continued to stare at Dong Xuebing. “I had met Brother Bao a few times and is quite close to his follower, Da Zhui. Were you under Da Zhui in the workshop at the back, or did you work under Xiao Chen?”

Dong Xuebing heard what Ma Wentao said and knew he must be friends with that person by the name of Da Zhui. “I was working under Brother Chen.”

Ma Wentao nodded and banged the table suddenly. “F**k you! Pin him down!”

Dong Xuebing was stunned as two men pressed him onto the floor.

Ma Wentao looks at Dong Xuebing coldly. “Kid, who are you? Who sent you here?”

Dong Xuebing was panicking, but he tried to argue. “Manager Ma, what are you doing? I am here to look for a job.”

The Crew-cut stomped on Dong Xuebing’s head. “Stop lying! Brother Bao’s workshop is still operating! Do you think you can fool us?! You said you worked under Brother Chen? Brother Bao and his brother-in-law are the only bosses there with followers! Da Zhui? Brother Chen? All these names are made up!”

Damn!

Dong Xuebing realized that he was tricked!

Dong Xuebing had never gone undercover and was not trained. That’s why he is easily tricked by Ma Wentao.

Damn! This Ma Wentao is too cunning!

That’s right. BACK one minute!

The scenes changed!

Dong Xuebing’s pain disappeared, and he was standing on his feet. His back was covered in a cold sweat.

“Don’t try to play tricks in front of me! Do you know what this place is?” He paused for a second and asked coldly. “You say you had been working for Brother Bao? Brother Bao’s car workshop had closed half a year ago! When did you work there?”

Dong Xuebing pretended to be confused. “I was still working there last month. It is not closed.”

Ma Wentao looked at Dong Xuebing and continued. “I had met Brother Bao a few times and is quite close to his follower, Da Zhui. Were you under Da Zhui in the workshop at the back, or did you work under Xiao Chen?”

Dong Xuebing ‘looks’ more puzzled. “All the workers are like me, and I cannot remember the names of everyone. But I don’t think there is anyone by the name of Da Zhui. There is only one worker whose surname is Chen. But he is not the supervisor there. When Brother Bao is not around, his brother-in-law is in charge.”

Ma Wentao kept quiet and was no longer frowning.

The Crew-cut saw Dong Xuebing knew about the workshop and started to trust him more. “Manager Ma, can we allow him…”

Ma Wentao had cleared his suspicion of Dong Xuebing. Since Dong Xuebing had worked for Brother Bao before, he should be no problem. “Alright. Let him get back to work.”

The Crew-cut nodded and brought Dong Xuebing out of the office.

In the corridor, Dong Xuebing pretended to ask. “Brother Bao’s car workshop had closed down? Is it true?”

The Crew-cut gave Dong Xuebing a push. “Stop asking so many questions and get back to work!”

Dong Xuebing nodded and walked up the stairs. The moment he turned his back against the Crew-cut, a cold smile flashed across his face. Damn! You all think I will fall for your tricks?!

But… it was a close shave earlier!

After this incident, Dong Xuebing realized that it is not easy to go undercover!

Chapter 266 – Appraisal experts!

Five days later. Afternoon.

Hai Bing Bath Palor’s Utility room.

Dong Xuebing was panting as he carried a stack of towels. “Xiao Shi, the guest rooms’ towels are running low. We need to wash them quickly.”

“Ok. You go ahead first.” Xiao Shi took out two clean bedsheets. “I will deliver these bedsheets to the guest rooms.”

“Oh, bring a bag of dirty laundry on your way back. That side might be running out of clean clothes.”

Xiao Shi nodded and went out. “Ok.”

Over the past five days, Dong Xuebing stayed in the bath parlor washing towels. It was tiring, and he had not been so tired before. Although he is getting impatient, he still endured it. Other than working, he monitored the bath parlor silently and took note of the possible places where the relics could be hidden, the locations of the offices, the identity of their boss, etc. But Dong Xuebing’s role as a washer in the laundry room does not allow him to get more information.

If this drags on, even if the stolen relics were hidden there, it would be relocated. Dong Xuebing needs to think of a solution!

Dong Xuebing walked along the corridor towards the back of the parlor when someone called him.

It’s Crew-cut. “Xie Hao put down the towels, and follow me.”

Dong Xuebing looked at him nervously. “Where are we going?”

“The guest in room 303 wants a massage, but we got no more masseurs. You need to be one.” The Crew-cut ordered.

“But, I have not learned massage before.”

“It’s just some pressing and knitting of the muscles.”

Dong Xuebing has no choice but followed the Crew-cut upstairs. At the end of the corridor, the Crew-cut pointed to a room and gave Dong Xuebing some instructions on how to give a massage. It’s just a back massage, and the duration is forty minutes. After that, the Crew-cut left after Dong Xuebing went to knock on the door. He entered the room after the woman inside asked him to go in and closed the door behind him.

A woman in her late thirties is lying face down, reading a magazine.

Dong Xuebing looks at her emotionlessly. “You called for massage services?”

The woman nodded and looks at Dong Xuebing. “I want a strong massage, and you need to use more strength.”

“Ok.” Dong Xuebing went to the washroom to wash his hands before sitting down on the bed.

The woman is wearing a white bathrobe and nothing underneath. She has got a nice figure and curvy. She is not very pretty, but she has a mature seductive look. Dong Xuebing was relieved as massaging her is better than massaging a middle-aged man.

Dong Xuebing reached over and started massaging her shoulders.

Hou Qing stopped reading the magazine and threw it aside. “Young man, you are quite strong. How long have you been in this line?”

Dong Xuebing replied. “Not too long ago.”

“What’s your name?”

“Xie Hou.”

“Hmmm…. Nice name.” Hou Qing turned and took a glance at Dong Xuebing.

Dong Xuebing was not in a mood to chat with her, as he is still thinking of how to find the stolen relics.

Dong Xuebing just answered Hou Qing’s questions calmly, until Hou Qing asked. “How is your boss doing recently?” She saw Dong Xuebing in a daze and added. “Is the boss still Boss Wu or someone else?”

Dong Xuebing glanced at Hou Qing and replied. “I have not met the boss, and only know the person in charge of the parlor is Manager Ma.”

Hou Qing nodded and did not continue.

Dong Xuebing becomes interested. “Sister, you know our boss?”

“Hehe, I had met him twice, but it is not very close.” Hou Qing relaxed and closed her eyes. “What is Manager Ma busy with recently?”

Dong Xuebing had started his massage on Hou Qing’s lower back. “Manager Ma is often not around and will visit the parlor every two to three days. Maybe he still needs to manage other businesses for the boss.” Dong Xuebing tried to gather some information about the boss of the parlor from Hou Qing but could not get anything out from her.

Forty minutes is over.

Hou Qing sat up and adjusted her bathrobe. She smiles. “Young man, you are quite good with your massage. I feel good.”

“Thank you.”

“What time is usually not crowded at the parlor?” Hou Qing asked.

Dong Xuebing blinked. “Before midnight, the parlor is quite crowded. But after 1 am, this place will be quiet.”

Hou Qing smiled and looked at Dong Xuebing. “Ok. I will call you at night if I need your services. What is your number tag?”

“Huh? I do not have any number tag. I am temporarily called to do massage because all our masseurs are busy.”

“Aright. Anyway, I remember your name. Xie Hao, right? Ok. I will ask you if I need it.” Hao Qing gave Dong Xuebing a 100 RMB bill as tips. “Here.”

Dong Xuebing starts to let his imaginations run wild. Call me after 1 am?! Damn! Why are you looking for me in the middle of the night?

After leaving the room, Dong Xuebing continued with his work. He returned to the utility room to wash bedsheets and towels. He continued working until around 8 pm when the night shift staff took over. Dong Xuebing and Xiao Shi returned to their rooms and laid on their beds. Dong Xuebing is sleeping on the upper bunk, while Xiao Shi is sleeping on the lower bunk. Xiao Shi had been working at the parlor before Dong Xuebing and knew a lot of other colleagues. But Dong Xuebing noticed that the rest of the people prefers to speak to him, instead of Xiao Shi.

Half an hour passed.

An hour passed.

Everyone in the dormitory was still awake, chatting about women.

Dong Xuebing is not interested in this topic and is thinking of ways to move up the ranks and find the stolen relics. But after five days, he could not find a solution. Sigh… seems like I was too naïve to think that I can find the relics after I had infiltrated into the parlor. I cannot even get any information after five days. Maybe I should try my luck in the manager’s office… but it will be dangerous!

Around 9 pm.

The dormitory’s door opened suddenly, and the Crew-cut entered. “Xiao Shi! Xiao Shi!”

Xiao Shi was already sleeping and asked sleepily. “Brother Liu, what is it?”

“Get dressed and follow me. Hurry! Manager Ma wants to see you!” The Crew-cut shouted.

Xiao Shi got up nervously and didn’t know why he is being called to the manager’s office. Dong Xuebing was surprised and noticed the rest of his roommates were discussing among themselves.

“Why is Manager Ma looking for him?”

“That’s right. If Manager Ma is going to promote that thieve?”

“Thieves?” Dong Xuebing was shocked. “What did Xiao Shi do?”

A young man on a lower bunk nodded. “Xiao Shi had stolen something in one of the southern provinces and came here to hide.”

No wonder everyone in the room dislikes Xiao Shi. Dong Xuebing asked. “What did he steal? Money? Phones? Or break into someone’s house?”

The young man shook his head. “I am not sure, but I heard it is a few antiques.”

Dong Xuebing’s eyes lit up and felt he had discovered an important clue.

About 10 minutes later, Xiao Shi returned to the room alone. The rest of the roommates asked him why Manager Ma looked for him, but Xiao Shi kept quiet and shook his head. The rest of the roommates had treated him badly, and he refused to speak to them. After a while, Xiao Shi got out of his bed and went to the bathroom.

Dong Xuebing saw it and quickly followed. “Wait… I need to use the bathroom too.”

In the corridor, Dong Xuebing asked softly. “What are you called into the office?”

Xiao Shi is closer to Dong Xuebing, compared to the rest of the roommates. He thought for a while and said. “Manager Ma asked me to appraise a few antiques.” He paused for a while and continued. “I had dealt with antiques in the past, and the manager might have thought I know about the values of antiques. But I don’t even know those items, let alone appraise them. If I know how to appraise antiques, why would I be here working in the laundry room?”

Antique?

Appraise?

Dong Xuebing was excited when he heard this and asked. “What sort of antiques?”

Xiao Shi shook his head. “There are vases, bottles, and a few others, which I don’t even know what they are called.”

Dong Xuebing took a deep breath. His blood was boiling with excitement. He had gotten an important clue from Xiao Shi and Manager Ma’s interaction. Why did they get Xiao Shi to appraise antiques? Even if he had stolen antiques before, he is not an expert. It will be easier to get an appraiser from an antique company to appraise those antiques. The only explanation is the stolen relics from the Provincial Museum is with them, and they are worried to let those experts appraise them. That’s why they need to get someone who knows about antiques within the company to appraise them.

Another possibility is the antiques are bought from the people who stole from the museum by Manager Ma’s boss, and he is worried that the relics were fake. Liu Shen Jade’s suit might be easy to identify, but the rest of the items will be hard to appraise. Manager Liu needs someone to verify the authenticity of the rest of the relics now!

Yes!

This must be the reason!

Dong Xuebing knew this is an opportunity for him to enter the inner circle. He must not miss this opportunity!

When they were about to enter the bathroom, Dong Xuebing saw the Crew Cut walking out from the corner of his eyes.

Dong Xuebing reacted quickly and pretended not to see him. He told Xiao Shi. “I made and sold counterfeit antiques in the past.”

Xiao Shi asked curiously. “Really?”

“Yes. The technique is passed down from my parents’ generation.” Dong Xuebing said.

The Crew-cut looked at Dong Xuebing and said. “Xie Hao!”

Dong Xuebing pretended to notice him and walked over quickly. “Brother Liu.”

The Crew-cut looked at Dong Xuebing and asked. “You made fake antiques before?”

“No… no… I was talking rubbish.” Dong Xuebing laughed awkwardly and did not admit it.

The Crew-cut gave Dong Xuebing a stare. “Follow me!”

In an office.

The Crew-cut brought Dong Xuebing into an office, and Ma Wentao and a few men in suits were inside.

Ma Wentao frowned when he saw the Crew-cut entering the office. “What do you want?”

The Crew-cut quickly replied. “Manager Ma, I overheard this guy saying he was in the antique trade.”

“Oh?” Ma Wentao took a glance at Dong Xuebing. “Really?”

Dong Xuebing waved his hands nervously. “No… I was talking nonsense earlier.”

The Crew-cut shouted at Dong Xuebing. “Just speak the truth! We are not going to send you to the police station! What’s there to be afraid of?!”

Dong Xuebing did not reply.

Ma Wentao looked at Dong Xuebing and said. “I remember your surname is Xie, right? Xiao Xie, I had bought a few antiques earlier. If you can check the authenticity of these antiques, you will be promoted to be a lobby manager, and I can give you what you want. Don’t be afraid, ok?”

Dong Xuebing hesitated for a while and nodded.

Ma Wentao continued. “Do you know about antiques?”

After being forced, Dong Xuebing ‘finally’ told them the truth. “It was a long time ago. I had worked for a few relatives to make counterfeit antiques and cultural relics for sales. After that, we are wanted by the police, and I went into hiding at Brother Bao’s workshop.”

Ma Wentao understood why Dong Xuebing refused to admit. He is afraid of getting arrested. “That means you know about antiques, right?”

Dong Xuebing scratched his head. “A little.”

Ma Wentao thought for a while and waved to the Crew-cut to ask him to leave. Only Ma Wentao and a few bodyguards remained in the office. “Xiao Xie, I have a few antiques with me, and I want you to take a look.” Ma Wentao looked at a man in a suit, and that man took out a few boxes from a cabinet. Ma Wentao continued. “Don’t be nervous. If you can identify these items correctly, you will follow me in the future.”

The man opened the first box on the left.

Dong Xuebing looked at that item and was disappointed. This is not one of the stolen relics. But Dong Xuebing immediately understood that Ma Wentao is testing him. The stolen relics cannot be shown to outsiders easily, and he is using other antiques to test Dong Xuebing. If Dong Xuebing can appraise these antiques, he will prove his capabilities. He will have an opportunity to see the stolen relics later. Dong Xuebing walks over and starts to examine that antique.

This antique is a broken porcelain container and seems old.

But Dong Xuebing, who had been dealing with antiques, knew the appearance does not mean anything. There is a technique in the antique trade that is called age faking.

Dong Xuebing felt Manager Ma is going to test him and should not be using real antiques. He organized his words in his head and made a wild guess. “This should be a fake. It might look old, but it is from a method called age faking. Look here and here… it is too obvious.”

Ma Wentao frowned and asked his men to open the next box.

It looks like a rosewood bracelet. The surface is smooth and looks like it had been held in someone’s hand for years.

Dong Xuebing thought for a while. For someone to be holding it for years, it should not be fake and should be one of Ma Wentao’s prized antique. “This is rosewood, and the color is real. This should be authentic.”

Ma Wentao asked his men to open the last box.

It is an antique coin, and there are signs of corrosion on it. The words “Zhi Zheng Zhi Bao” is written on it.

Dong Xuebing knew it is not easy to fabricate a fake ancient coin because the cost is high. He pretended to examine the coin for a while and said. “This is an authentic coin and should be from the Ming Dynasty. This coin is quite rare and should worth a lot.” Dong Xuebing said and looked at Ma Wentao.

WTF?! Ma Wentao’s face had changed and was smacking his lips impatiently. “Alright. You can go back now!”

Dong Xuebing paused for a second. “Errr… I got which wrong?”

The man standing beside Dong Xuebing sneered. “You are all wrong! You dare to claim that you know about antiques?”

Dong Xuebing argued. “Impossible!”

Before Ma Wentao brought these three items here, he had checked its authenticity with an antique company. That man saw Dong Xuebing refusing to leave and went over to drag him out. Dong Xuebing does not want to miss this opportunity and quickly ask which part he said was wrong.

That man smacked his lips and said.  “You don’t know anything, and you dare to make fake antiques? That porcelain container is an authentic piece and has great historical value, but it is not worth a lot. That rosewood bracelet is fake, and the lacquer is painted on it later. The material is not rosewood and is only a wood that looks like rosewood. It is not worth anything. That coin is fake! Look at the wordings! The wordings are all crooked, and you dare to claim that coin is from the Ming dynasty?! Alright! Stop wasting time and get lost!” This man is the one who sent these items to the antique company for validations.

Dong Xuebing listened to him and cursed in his heart. Damn! I got all three items wrong!

But it is fine! I still have another chance!

BACK two minutes!

Everything in front of him flashed!

“Xiao Xie, I have a few antiques with me, and I want you to take a look.”

Ma Wentao asked his men to take out some items.

Time had returned to two minutes ago!

“Don’t be nervous. If you can identify these items correctly, you will follow me in the future.” Ma Wentao looks at Dong Xuebing with anticipation.

Dong Xuebing took a deep breath and picked up the porcelain container. “When we make fake antiques, we will not make it to this extend. From the markings, it should have been from quite long ago, and cannot be fake from age faking. However, this piece might be old, but it is not worth any money.”

Ma Wentao narrowed his eyes slightly. “Show him the next piece!”

The man took out the rosewood bracelet.

Dong Xuebing picked it up and played with it in his hands. “The lacquer is painted on later, and we used this method frequently in the past. This is to make the bracelet looks aged, and if this is rosewood, not many people will bear to do this. This is most likely a fake and is worthless.”

Ma Wentao’s heart skipped a beat. “Next.”

Dong Xuebing looks at the coin. “This coin?! The corrosions on it are stick onto the coin from other copper items. When I was making fake antiques, I had used this method too. But the words are all crooked and does not look like an authentic antique coin.”

Dong Xuebing finished his appraisal of the three items.

The few men in suits look at each other in shock.

Ma Wentao banged the table in excitement. “Good… Good… Good!”

Chapter 267 – Undercover officer meeting with another undercover officer!

Night. 10 pm.

The Manager Office.

Ma Wentao was impressed by Dong Xuebing for getting everything right. Dong Xuebing’s appraisal of the antiques is the same as the expert. Furthermore, the expert who validated the antiques had to use machines to check it and had to check with another expert on his findings. But Dong Xuebing is alone and did not even use a magnifying glass to appraise it. This is not something that can be learned within a day or two. Ma Wentao is pleased with Dong Xuebing as he needs someone who knows about antiques urgently.

But Ma Wentao was also suspicious. “How long have you been dealing with antiques?”

Dong Xuebing smiled shyly. “Since young, I have been making fake antiques.”

“You are quite good at this…” Ma Wentao frowned and asked suspiciously. “Why didn’t you enter the antique trade or be an appraiser?”

Dong Xuebing knew Ma Wentao is getting suspicious and quickly explained. “To be honest, I am not very confident in my appraisal. I had only learned how to make fake antiques from my relatives. I can only tell whether if an antique is fake or looking out for signs of counterfeit and made a guess from it. If you showed me an ordinary porcelain item, I would not know whether if it is fake. There are too many limitations to the things I know. Most antique shops will not hire me. I am not sure if I am wanted by the Police after some of my relatives were caught, and I don’t dare to go apply for work at the antique shops.”

This is a good explanation.

Ma Wentao nodded and laughed. “Alright! From today onwards, you will follow me!”

Dong Xuebing happily replied. “Thank you, Manager Ma, for giving me this opportunity.”

“Haha… just call me Brother Ma will do.” Ma Wentao continued. “Don’t tell anyone about the things you see today. I will bring you to look at some antiques a few days later, and I want you to see if there are signs of counterfeits. Hmm… These few days, you don’t need to wash towels. I will get someone to bring your luggage to the top floor, and you will stay in a single room.” The top floor is the third floor of the building, and it is where the manager’s office and management staff live. It is considered out of bounds for the rest of the staff.

Dong Xuebing replied excitedly. “Thank you, Brother Ma.”

Ma Wentao laughed. “Just let me know if you need anything. If you want, you can get one of the hostesses to accompany you for the night. Just let Xiao Liu know.”

Dong Xuebing thanked Ma Wentao gratefully.

After a while, Ma Wentao asked Dong Xuebing to leave.

After Dong Xuebing left, Ma Wentao’s smile disappears from his face. He told one of the men in suit. “You go and check Xie Hao’s luggage. Confiscate all his communication devices like handphones and laptops. Watch him closely, and he is not allowed to step out of the parlor or make any calls. Other than these, fulfill all his requests. The boss needs him in a few days.”

“Yes!” That man replied and walked out of the office.

Dong Xuebing was brought to a single room at the end of the corridor.

Although this is a single room, this room is fitted with European style furniture. Dong Xuebing pretended to be curious and touched everything excitedly. He even jumped on the bed excitedly, and the man who brought Dong Xuebing to the room looks at him silently before leaving.

Bang. The door closed.

Dong Xuebing’s eyes immediately turn cold.

If it were someone else, he or she would be overjoyed for being treated so well by Manager Ma. But Dong Xuebing does not think like this. Getting someone to bring up his luggage, and arranged to stay on the third floor is another way of constraining his movement. The phone in the room can only be called internally, and there is no way for him to call out. Maybe hidden cameras are monitoring his movements in the room, and he does not dare to show any expression.

Ma Wentao is too cautious.

Ma Wentao is suspicious of Dong Xuebing because he had appeared too suddenly. He had just joined the bath parlor a few days ago, and ‘coincidentally’ has antique appraising skills when Ma Wentao needed someone like this. Dong Xuebing is not in a hurry as he still has not seen the stolen relics. He has no intention of contacting the Police, and what he needs to do is to gain Ma Wentao’s trust.

After taking a shower, Dong Xuebing noticed something was amiss with the clothes he threw on the sofa from the corner of his eyes. His clothes were still in the same position, but it was different from his memories. Someone had searched for his clothes when he was in the shower. Manager Ma still has not to trust him completely.

Knock, knock, knock…

Dong Xuebing said loudly. “Come in!”

A pretty girl entered the room. “Here is your luggage.” The girl put down Dong Xuebing’s luggage in a corner.

Dong Xuebing nodded and took out a pack of 3 RMB cigarettes. He put a cigarette on his lips, and that girl immediately took the lighter on the table to lit it for him. The girl is wearing revealing clothes, short skirts, black stockings, and high boots. After lighting the cigarette for Dong Xuebing, she sat beside Dong Xuebing on the sofa and leaned against him.

Dong Xuebing glanced at her. “What are you doing?”

The girl smiled seductively. “The manager asks me to accompany you tonight.”

Dong Xuebing does not have the mood, and this girl is sent by Manager Ma. What if he said something in his dreams and exposed his real identity? But Dong Xuebing is now a small fry and should not reject any women. If he rejects this girl, Ma Wentao will be more suspicious. He thought for a while and said. “Alright. I don’t like your type. Get someone else to come in.”

The girl looked at Dong Xuebing angrily and stormed out of the room.

A few minutes later, three girls around 18 or 19, entered the room. They stood there to let Dong Xuebing pick.

Dong Xuebing examined each of them and said he does not like them. After the girls left his room, Dong Xuebing pretended to be eager and went out to look for a hostess he likes. But he was stopped by a man in a suit before he can even reach the stairs. Dong Xuebing was asked where he was going, and his reply is to go downstairs to pick a hostess. But that man refused Dong Xuebing’s request and told him that all the hostesses are at work. Dong Xuebing returns to his room, and no women were sent to his room.

Dong Xuebing had fooled Ma Wentao for the time being, and can only take one step at a time.

After switching off the lights, Dong Xuebing got under the covers.

One hour…

Two hours…

Three hours…

Dong Xuebing could not sleep well in this tense environment. He drifted in and out of sleep and kept thinking about his next move. He can almost confirm that the stolen relics is currently in the hands of the boss of Hai Bing Bath Parlor. It might even be hidden in the bath parlor, and Dong Xuebing must pretend to be an antique appraiser. Regardless of whether Ma Wentao trusts him or not, he must see the stolen relics with his eyes and find out where they are hidden before he can make his next move. Before that, he must not expose his identity, as this is his only opportunity.

It is quiet in the room at around 1 am.

Dong Xuebing could not sleep and got out of bed to light a cigarette and use the bathroom.

Ta… ta… ta… Dong Xuebing suddenly heard footsteps of people running outside of his room. What is happening in the middle of the night? He quickly pulled up his pants and pressed his ears against the door. He could hear footsteps getting nearer to his room. Out of curiosity, Dong Xuebing opened the door to see what was going on. He was shocked.

It was the woman he massaged in the afternoon.

Why is that woman here, and being chased?

“Stop! Stop her and don’t let her get away!”

“She is a cop!” One of the men chasing behind, shouted.

Dong Xuebing drew in a cold breath. That middle-aged woman is from the Police?! He watches as the woman ran towards him, and understood why the woman had been asking about the boss of the bath parlor. He tried to get information from her but felt he was being questioned by her instead. She had also asked about Ma Wentao. So, she is here on the same purpose as him. She is undercover!

Dong Xuebing did not suspect the woman’s identity.

Since Dong Xuebing knows about Hai Bing Bath Parlor, other officers might know about it too. If this woman is a police officer, that means Public Security is not sure about the accuracy of the information and had sent her to gather more information. However, her identity was exposed when she tried going to the third floor.

Is she really from Public Security?

Dong Xuebing stood there watching as the woman got closer. He knew the woman is running for the opened window at the end of the corridor.

At this time, a door opened, and Ma Wentao stepped out. He froze for a second, and one of the men told him that the woman had gone to the third floor sneakily. Ma Wentao frowned. There is no one in front of the woman except for Dong Xuebing, and the woman too fast for the rest to catch up. He immediately shouted to Dong Xuebing. “Xiao Xie! Stop her! Quick!”

If there were a delay of one to two seconds, the woman would have escaped!

Dong Xuebing panicked. This group of people even dare to steal national relics and are outlaws. If the woman is a police officer, it will be the end for her if she is caught. But if Dong Xuebing lets her escape, his identity might also be exposed, and he will not get near to the stolen relics. But if he stopped that woman, his fellow officer’s life might be in danger…

Wait… Could this be a test by Ma Wentao?

No., it shouldn’t be. I was still an ordinary general worker in the afternoon. If they are suspicious of me, they will not allow me to work here in the first place. Why should they get me to massage that woman and ask that woman to pretend to be a cop? Yes. This is not logical, and the woman is a police officer!

Dong Xuebing knew he must now let the woman be caught!

F**k it! Saving her life is more important!

Dong Xuebing shouted and stretched out his arms to pretended to try to stop the woman. “Stop!”

The woman did not even look at Dong Xuebing and rushed over. Bam! She hit Dong Xuebing’s ribs with her elbows, and Dong Xuebing fell to the ground. The woman ran until the end of the corridor and jumped out of the windows!

They are on the third floor. Anyone that jumps out of the window will be dead or seriously injured.

But Dong Xuebing believes that someone who had received training will not be hurt.

“What is wrong with you?! You cannot even stop a woman?!” Ma Wentao scolded and ran over to the window.

Dong Xuebing followed behind and looked downstairs.

The woman is not injured.

But suddenly, two men ran out of the bath parlor’s backdoor towards the woman, and one of them is holding a police baton. The woman dodged an attack and continued running. But before she could escape, a man in a suit ran over and hit her leg with a baton!

The woman fell onto the floor, and the three men surrounded her!

One of them kicked her in the stomach, and another hit the back of her neck with the baton! After a few hits, the woman fainted.

Ma Wentao was worried that people might see them and signaled to the men to bring the woman in!

Dong Xuebing wanted to curse. This woman will be killed!

Before Dong Xuebing could worry about that woman, a pair of cold eyes were staring at him. It is Ma Wentao. Ma Wentao had been suspicious of Dong Xuebing, as Dong Xuebing’s appearance is too coincidental. He had his men watching Dong Xuebing closely and was afraid Dong Xuebing is an undercover officer.

Of course, Ma Wentao is only suspecting.

But now, Ma Wentao’s suspicion rose!

In the earlier circumstances, even a girl can stop that woman in the narrow corridor, let alone a grown man like Dong Xuebing. Even if Dong Xuebing cannot stop her, he could at least delay her for several seconds. But Dong Xuebing’s actions are too fake and fell with only a slight push. Ma Wentao could tell Dong Xuebing is purposely letting that woman escape! They are accomplices!

Xie Hao is also a police officer?

Ma Wentao stares at Dong Xuebing in his eyes.

Dong Xuebing knew he is in trouble, and Ma Wentao might found out what he tried to do! What should he do? Run? The whole corridor is filled with Ma Wentao’s men! He could not escape!

Yes! Dong Xuebing suddenly thought of an idea!

BACK one minute!

Everything in front of Dong Xuebing flashed!

“Xiao Xie! Stop her! Quick!”

Dong Xuebing got over the giddiness, and this time, he did not hesitate. He steps forward with his arms open wide. The woman reacted fast and tried to dodge Dong Xuebing by turning to her body to the left side. But Dong Xuebing reacted quickly and hit the woman on her shoulder before she could go under his arms!

The woman tripped but did not fall, and she managed to go past Dong Xuebing!

Dong Xuebing fell onto the floor but did not give up. He reached out to grab the woman’s ankle!

The woman was running forward and fell forward. She turned around and kicked Dong Xuebing’s hand away with her right leg. Dong Xuebing knew the woman would not escape even when she had jumped out of the windows and might as well let him catch her. He endured the pain on his wrist and pushed himself forward. This time, Dong Xuebing wrapped his arms around the woman’s leg!

Ma Wentao and his men caught up to the woman!

Hou Qing’s face turns black and stopped struggling.

Ma Wentao shouted. “Tie her up and bring her to my office!”

Two men walked over and tied the woman up. They also stuffed a white cloth into her mouth to prevent her from shouting for help.

Dong Xuebing was still on the floor in pain. The woman had almost killed him with her kicks.

Ma Wentao looked at Dong Xuebing differently and went over to help him up. “Xiao Xie. Good job! Are you injured?”

Dong Xuebing replied. “Ah… I’m fine. It’s just some minor injuries.”

Ma Wentao nodded. He had seen what Dong Xuebing did earlier, and the female officer might have escaped if not for Dong Xuebing. His suspicion of Dong Xuebing is now gone. If Xiao Xie is also a police officer and is in charge of helping the female officer, he would not try his best to stop her. The female officer also does not look like she knows Dong Xuebing.

Ma Wentao felt Xiao Xie is in his early twenties. If he is an officer, he will not have time to learn about antiques. He had seen Xiao Hao appraise the antiques and knew the knowledge requires years of experience. From this point, Xiao Xie should not be an undercover cop.

Ma Wentao patted Dong Xuebing’s shoulder and praised him.

Chapter 268 – Save her!

Night.

The manager’s office.

A woman in a ladies’ suit was tied up on the floor. Hao Qing was emotionlessly staring at the few men in front of her. The Crew-cut and other managers of the bath parlor were not in the office. Only a few men in black were around, and they should be Ma Wentao’s trusted aides. Ma Wentao and Dong Xuebing were standing behind those men. Seems like Ma Wentao’s trust in Dong Xuebing had increased a lot.

Ma Wentao looks at the woman coldly. “Who sent you here?”

“I don’t know what you are talking about.” The middle-aged woman replied.

Ma Wentao snapped at the woman. “Stop wasting my time! Which Public Security station are you from? Are you from the Provincial Bureau?”

Hou Qing looks at Ma Wentao. “Are you Manager Ma? Public Security? How can I be from Public Security? I can’t sleep at night and come out for a walk. I wanted to go and get some food but could not find the elevator. Then I suddenly remember that this building does not have elevators. When I was looking for the stairs, a few men started chasing me. Manager Ma, I am telling the truth.”

Ma Wentao smiled coldly. “Why did you run?”

Hou Qing replied. “I am a woman, and so many men are chasing after me. Of course, I have to run.”

Ma Wentao sneered. “Don’t think we are idiots. Do you think we will believe what you said?” He paused and raised his voice. “Speak! Who had sent you to Hai Bing Bath Parlor? What is are you doing here?! Catching prostitution? Gambling? Also, which room on the third floor have you entered earlier? What are you looking for? If you come clean with us, we can still negotiate, or you will regret it!”

Hou Qing replied weakly. “What I had said are the truth.”

“You are asking for it!” Ma Wentao stepped forward and stomped on her right breast!

That is a woman’s vital point, and the woman almost fainted from the pain. She started coughing and gasping for air. “Cough… I… I am not… a police officer… cough…”

A man in a black suit slapped Hou Qing!

Slap! Hou Qing’s face swelled, and a red handprint was left on her pale face!

Slap! Hou Qing was given another slap! Blood was flowing out from the corner of her mouth.

“Speak!”

Hou Qing gritted her teeth and said. “I… I had come here to use the facilities… Cough… What do you want me to say?”

“You still don’t want to admit?!”

Ma Wentao was not surprised. The more this woman denied, the more he believes she is a police officer. He is also sure that this woman is not here to investigate prostitution or gambling. He stood above Hou Qing and stepped on her other breast with his leather shoe. It was so painful that Hou Qing screamed out in pain!”

Arrrghhhh!” Hou Qing screamed at the top of her lungs and fainted!

Ma Wentao is ruthless, and Dong Xuebing was clenching his fist in anger.

“Wake her up!” Ma Wentao ordered.

One of his men took a bottle of water and poured it on the woman’s head and face. Cough… cough… cough… Hou Qing choked on the water and woke up. But the injuries on her body made her weak.

Ma Wentao smiled coldly. “Are you going to talk?”

The woman replied weakly. “You all got the wrong person. I am not a police officer.”

Ma Wentao nodded and picked up a wooden pole.

Dong Xuebing saw it and pretended to be nervous. “Brother Ma, if she is really from the police, we…. Will it be too dangerous with what we are doing?” Ma Wentao waved his hand. He knew what Xiao Xie is worried about, as the latter does not know what is going on, and Ma Wentao has no intention of telling him now.

One minute…

Five minutes…

Eight minutes…

Screams of pain can be heard from the room.

Hou Qing was badly beaten up by Ma Wentao and his men. Her face was swollen with red handprints, and her top and pants were covered with shoeprints. She was stomped and kicked countless times, and blood was flowing out from the cuts on her limps and stomach. But she still insisted she is not from the police.

Ma Wentao frowned. He is afraid they might kill her and stopped the torture. “Watch her closely. I need to make a call!”

Ma Wentao left the room and entered another office to make a call on his mobile phone.

“Hello.” It was a stern middle-aged man’s voice.

Ma Wentao said politely. “Boss, something happened at the bath parlor.”

“Yes. I heard that you had caught a cop. What have you found out?”

“She refused to say anything.” Ma Wentao continued. “If she is an ordinary person, she would have spilled everything. I am sure she had received professional training and is a police officer.”

The man on the other line kept quiet for a while and said. “Xiao Ma, you had worked for me for many years. Why are you still so rash? From the start, what you had done is wrong. So what if she is a police officer? Why did you catch her? She wants to investigate us, just let her investigate. The items are also not kept there, and no matter how she investigates, she will not find anything. But once you catch her, you are telling her that you have something to hide.”

Ma Wentao’s face changed. “But the Police might already know, or they will not send their people here. Rather than letting that officer escape, we should find out from her what is the police going to do next.”

“If the police know about it, they will not send her alone to investigate. They will have a large-scale operation. They are only suspecting us, and if I am not wrong, many other people are on the suspect list. They should be investigating everyone on the list now. Because of you catching that officer, you had fallen into their trap. The police will be sending more officers to your place now.”

Ma Wentao apologized. “Sorry, Boss.”

“What’s the point of saying that? Since you had caught the officer, you must not let her go.”

“Yes. What should we do now? If the police know that their officer is caught by us, then we…”

“The police will not know what happened at the bath parlor for the time being. You must shift to another place as soon as possible. I will make arrangements for you, and it’s time to give up on that bath parlor. When we complete this deal overseas, the money we earn can last us for five to six lifetimes. This business is not worth mentioning. Remember, bring everyone who knows about this matter and don’t let them fall into the police’s hands.”

“I understand. I am prepared.”

“Yes. Bring that guy who knows how to validate antiques along.”

“What should we do with that female officer?”

“… bring her along. If anything happens along the way, you will have a hostage.”

“I understand.”

After hanging up, Ma Wentao made a few more calls to prepare for his escape. After that, he returned to the office and said something to his men. His men nodded and carried Hou Qing out.

Only Dong Xuebing and Ma Wentao remained in the office.

Dong Xuebing is worried about that woman’s safety and was anxious. “Brother Ma…”

Before Dong Xuebing could say anything, Ma Wentao said. “We need to move to a safer place. Xiao Xie, I will let you know everything since you will also know in a few days. My boss is preparing for a big deal and might be against the law. That’s why we must go overseas. You… will follow me first. If you are willing, I will reserve a spot for you to go overseas with us. Of course, if you are not willing, I will not force you.”

Dong Xuebing hesitated. “Go overseas and not come back?”

“Yes. Is there anything holding you back here?”

“No… but…”

“After the deal is completed, you will get a share. Don’t worry.”

Dong Xuebing pretended to be excited about this offer and said. “Then I will follow you in the future!”

“Ok!” Ma Wentao patted Dong Xuebing’s shoulder. “Go and pack your luggage! The car will be arriving soon!”

Dong Xuebing knows Ma Wentao might be trying to pull him over to his side. After all, Ma Wentao will still need Dong Xuebing’s antique authenticating skills in the future. He might also be trying to calm Dong Xuebing temporarily and painted a beautiful picture for him. After they are overseas, Ma Wentao might kill him to silence him. Nevertheless, this group of people will bring the stolen relics out of the country and had been preparing their escape in the past few days. Dong Xuebing does not have much time left!

Back in his room, Dong Xuebing sat on the sofa and packed his luggage.

In Dong Xuebing’s mind, he was thinking about how to leave a message for the police and get them to follow the cars leaving the parlor. The cars will bring them to the stolen relics, and also rescue that female officer. Dong Xuebing must send out this message immediately, but the phone in the room cannot call out, and he does not have his phone with him. Should he take the risk to borrow a phone from the second floor, or secretly make a call from one of the offices here?

Suddenly the door open.

A man in a black suit entered. “Manager Ma asked me to fetch you.”

Fine. Dong Xuebing’s heart sunk, as he knew he does not have any opportunity to contact the outside world. “Alright. Let’s go.”

Since Dong Xuebing has no way to contact the police, he stops thinking about it. Also, if he contacted the police now, he might mess everything up. If Manager Ma and his men discovered his identity, Dong Xuebing would not find the location of the stolen relics. Dong Xuebing should take one step at a time. The man in the black suit did not use the stairs in front, or the main door. Instead, he brought Dong Xuebing to a narrow stair and exited into the back alley from a small metal gate.

“Big brother, is the car here?” Dong Xuebing asked.

That man nodded. “The car is in front.”

“What about that female officer? What are we going to do with her?”

“She is in another car.”

Dong Xuebing was relieved to know she is still alive. “Why is she coming along with us?”

That man did not say anything, as he might not know the answer too.

The car is a Honda MPV, a brand-new Odyssey, and Dong Xuebing boarded the back. The first two rows were occupied, and he had to sit on the third row. The female officer and Ma Wentao are not in this car. They might have boarded another car, and after a while, the Crew-cut also boarded. The driver made a phone call and drove the car out through the back door.

“Manager Ma wants everyone to wear sunglasses.”

The driver took out a bag full of sunglasses and passed it to the passengers.

Wearing sunglasses in the middle of the night? Dong Xuebing and the Crew-cut had some hesitations but did not say anything. When everyone received the sunglasses, they realized these are not sunglasses. The lens covered half of their faces and could not see anything. Something was painted over the lens and did not allow them to see anything.

The Crew-cut frowned. “Old Sun, what is the meaning of this?”

The driver, Old Sun, replied. “It is the boss’s instructions. Just bear with it and don’t remove the sunglasses on the way.”

The Crew-cut kept quiet after he heard it was the boss’s instructions.

The driver added. “Oh, all of you must give me your phones.”

Everyone’s phones were given to the driver, and he switched them off. At the traffic lights, he took out the SIM cards and threw them out of the windows.

Dong Xuebing felt the boss behind Hai Bing Bath Parlor is well prepared. The sunglasses is to prevent the passengers from leaking news of the location, and using sunglasses is better than blindfolds, as it will not be suspicious.

Since Dong Xuebing cannot see anything through the glasses, he starts thinking about his plans.

An hour passed.

Dong Xuebing felt the car stopped suddenly, and the lights from the side of the glasses were gone. The car should have entered a dark place, and there is a musty smell. It should be a big warehouse. Bam! Someone opened the door, and he could hear someone talking but could not make out what they are saying.

“Everyone can alight now.” It was the driver. “You all can remove the sunglasses.”

Dong Xuebing took off the sunglasses and saw they are in a warehouse.

When everyone got out of the vehicle, the driver boarded a Toyota SUV and asked everyone to board it. Dong Xuebing, the Crew-cut, and the rest looked at each other quietly and boarded the SUV. The Odyssey is a seven-seater, and the Toyota SUV can barely fit all of them. The driver saw everyone had boarded the SUV and made them wear the sunglasses again, before driving off.

One hour…

Two hours…

Three hours…

The car seems to be traveling along small roads along the mountains, and they switched vehicles three times!

Dong Xuebing was exhausted and could see sunlight from the corner of the glasses.

The third vehicle slowly came to a stop. “Ok. Everyone can get off now but don’t remove the sunglasses. Someone will bring you all in.”

Dong Xuebing heard the car’s door opened and footsteps. After a while, someone pulled Dong Xuebing by his arm and brought him out of the car. Dong Xuebing could not see anything, and the surroundings are quiet. This should be a secluded place, and he could smell the sea. They should be somewhere near a river or port. Dong Xuebing is not familiar with Hebei Province, and even if he can see, he will not know where he is now. Furthermore, they have driven around for a few hours, and they might have left Hebei Province.

That man brought Dong Xuebing down a flight of stairs.

A few minutes later, Ma Wentao said. “Remove the sunglasses.”

Dong Xuebing took off the sunglasses and was blinded by the lights. He narrowed his eyes and saw they are in a spacious basement, and there are several rooms there. In the basement, there are about a dozen people, and Ma Wentao is standing not far away. But Dong Xuebing did not see anyone that looks like Ma Wentao’s boss.

Ma Wentao looks at them. “It is not that we do not believe you all. This is to protect ourselves.”

Everyone did not say anything.

Ma Wentao cleared his throat and nodded. “All of you do not need to know what is going on. Boss is upstairs right now, and he can see every one of you. If you all performed well, you all would be rewarded. It’s the same rule. All of you will be paid based on your performance.” Ma Wentao said.

Dong Xuebing was looking around to look for that female officer.

About fifteen minutes later, Ma Wentao said. “Alright. You all can rest in the rooms here.” After that, he walked up the stairs and left the basement. Dong Xuebing knew there would be people watching over the exit, and they are not allowed to leave the basement.

The Crew-cut was the first to enter a room.

The rest of the people saw him and start to pick their room. Some of them, who are close, chose to rest in the same room.

There are lots of empty room, and Dong Xuebing choose the one furthest in the basement. The room is bare, and roaches are crawling in a corner. There are a bed and a table but does not have a bathroom and has a musty smell.

Dong Xuebing looked around the room and sat on the bed.

The stolen relics should be nearby, but Dong Xuebing’s priority is the female officer. No matter how precious those relics are, they are not as important as that officer’s life. He needs to find a way to rescue that woman, or she would be killed.

How should Dong Xuebing save her?

Dong Xuebing must save her and not raise suspicions.

Chapter 269 – Grab her!

Morning.

The basement of a certain building.

Dong Xuebing had been pacing around his room in the basement anxiously. He had not seen or heard of the female officer. He does not know if she had been killed on the way, or she has locked up someplace. He decided not to wait any longer and want to ask the guards for her. This way, he can at least know if she is dead or alive. He pretended to go to the toilet at the other end of the basement, and then look up the stairs when he walked past it. He could hear voices, and there is more than one guard!

What should he do?

When Dong Xuebing was still trying to think of a way, he heard footsteps from the top of the stairs.

Dong Xuebing quickly walked back to his room and pressed his ears against the door. Around three or four people had walked down the stairs.

“Those who are still awake! Come out!” Ma Wentao said.

Creak… three doors opened.

Dong Xuebing could hear the Crew-cut asked. “Manager Ma, what is your instruction?”

Ma Wentao replied coldly. “This female officer refuses to say anything. Boss ordered her to be locked up in the basement and needs someone to watch over her.”

“Me!

“Let me do it!”

“I will watch over her!”

A few voices shouted.

Dong Xuebing heard it, and his face changed. He quickly walks out of his room towards the end of the corridor. Ma Wentao was standing on the left, and behind him are two men holding up the middle-aged woman. The woman was tied up and had more bruises than the time when Dong Xuebing last saw her. Her face is pale and looks weak.

Ma Wentao laughed. “You all are quite eager… hahaha.”

The Crew-cut and the rest looked at each other embarrassedly.

Hou Qing looks at the men who wanted her emotionlessly.

Ma Wentao knew what his men wanted. The one who is responsible for watching over this female officer can do whatever he wants with her. If it were in the past, Ma Wentao would not give up this opportunity to his men. He had not tried a female officer before. But this officer’s age is considered old, and his focus now is to make money and does not have the mood to fool around.

Ma Wentao looked at his men and laughed. “I don’t care who she ends up with. You all can decide among yourself.

The men looked at each other.

Ma Wentao continued. “I don’t care if you all want to play together or take turns. Just remember that she must not escape!”

When the Crew-cut and the other men wanted to discuss who would go first, something happened!

The woman mustered up her strength and kicked one of the men, who was distracted, in the knee. After that, she dashed towards the stairs with a limp. She is using all her remaining strength to escape!

Ma Wentao smiled coldly and did not move.

The woman was badly injured, and before she could reach the stairs, a man caught up with her!

That man grabbed the ropes behind the woman and pulled her back roughly and kicked her in her stomach. The woman immediately gagged and vomited. She coughed a few times and tried to crawl towards the stairs again. Both her hands were tied behind her back, and she was moving slowly.

Ten centimeters…

Twenty centimeters…

Thirty centimeters…

How fast can someone crawl with his hands tied behind?

Ma Wentao walks over had stepped on the woman’s back. “Haha… Are you still trying to escape?”

The woman’s eyes were red. “Kill me if you dare!”

“My Brothers still have not had their fun. How can we let you die?” Ma Wentao laughed.

“Bastards!” The woman struggled to break free. “Bastards! Let me go!”

Ma Wentao laughed. “I thought you are tough. No matter how we hit you, you refused to say anything. Why are you scared now?” Ma Wentao lifted his leg and kicked the side of Hou Qing, making her roll on the floor. He looks at his men. “Alright. Enjoy yourselves, but don’t kill her.”

“Brother Ma!” Dong Xuebing steps forward suddenly.

Ma Wentao smiles at Dong Xuebing. “Xiao Xie? What is it?”

Dong Xuebing bite the bullet and asked. “Err… can you give me this woman?”

Crew-cut and the rest of the men frowned when they heard this. They were unhappy with Dong Xuebing’s request. Regardless of the reasons why Manager Ma and the boss need Dong Xuebing, he is still a newcomer and does not have any status.

Ma Wentao did not mind and asked. “Oh? You want her?”

Dong Xuebing pretended to be shy. “She is my type… Err… can?”

“Didn’t I told you all to take turns?” Ma Wentao said.

“Err… I am not… not quite use to it.” Dong Xuebing is pretending to be someone that has special privileges and wanted her all by himself.

The Crew-cut, and the rest looked at Dong Xuebing angrily.

Ma Wentao laughed. If Dong Xuebing had not helped him catch this woman, he might be suspicious of him. But now, he is not giving much thought about it. Also, he had sent a few girls to accompany Dong Xuebing but were all rejected. Those girls are very young and range from 18 to 22 years old. No wonder Xiao Xie is not interested. Xie Hao likes mature women.

Ma Wentao does not mind giving Xie Hao this woman, but the rest of his men are looking at him, and he cannot be too biased.

Ma Wentao thought for a while and said. “Xiao Hao, your taste in women, is unique, and she is at least 15 years older than you, right? Hahaha… you are the one who caught her, and I don’t mind giving her to you. But you should have seen how violent and aggressive she is. You are too skinny, and I am afraid you cannot handle her and let her escape.” This is an excuse. Even if the woman escaped out of the room, there are other men in the basement and guards at the door. She can’t escape.

Dong Xuebing’s face turns black but did not say anything.

Ma Wentao looks at Dong Xuebing. “Alright. Let’s use the usual method to decide.”

“Usual method?” Dong Xuebing asked.

“We will throw dice, and the one with the biggest number of wins.” Ma Wentao said. “Who brought dices?”

“I have it.” A man in a suit walks forward.

These people had use dices to bet on women, money disputes, or other arguments. This ‘usual method’ is to stop the infighting. Ma Wentao does not have anything to do, as they are waiting for the boats. So, he stayed there to watch his men throw dice.

Someone carried a table over, and the men crowded around it.

Dong Xuebing asked. “What are the rules?”

“I will explain the rules.” The Crew-cut look at Dong Xuebing coldly. “It is simple. Each of us will throw three dices and look at the total. If the dice shows ‘1,2,3’ or ’4,5,6’ and other running numbers, they are considered ‘straight.’ Straights are bigger than other numbers but smaller than three of a kind. For example, ‘1,2,3’ is bigger than ‘5,6,6’, and ‘3,3,3’ is bigger than straight.”

Dong Xuebing asked. “Three of a kind is the biggest?”

“Yes. Do you still have any questions?”

“No.”

“Let’s start!” The Crew-cut asked. “Who wants to go first?”

No one said anything and looks at Dong Xuebing. Dong Xuebing pretended not to see them and kept quiet. He was the one who started this trouble, and everyone was unhappy with him. If anyone of them wins the woman, he will share with others and not be like Dong Xuebing, who wanted the woman by himself. The situation now is four vs. one.

One second…

Two seconds…

A man said. “I will go first!” He grabbed the dices and threw it into a bowl.

Clink… clink… clink…

The dices bounced and knocked against each other and stopped. ‘1,2,4’ This is considered a small number!

That man slapped his forehead as he knew he had lost his chance.

All the men in the basement want to throw a big number, as they want to be the first guy. This woman is different from those prostitutes, and she is a police officer. Dong Xuebing also wants to win… no… he must win. If he wants to rescue the woman, he had no choice!

Hou Qing laid on the floor, looking at the men throwing dices to decide who she will end up with.

“My turn!” A skinny man in a suit walked forward and threw the dices!

Clink… clink… clink… the dices stop. ‘3,3,5’!

The third man threw the dice and rolled ‘3,4,5’! A straight!

That man laughed and whistled at Hou Qing. She belongs to him!

Chapter 270 – Defection!

The gamble is still ongoing.

It was getting tense!

The third man was confident of winning as 3,4,5 is considered a winning hand.

But the third man’s happiness lasted only a few minutes.

The Crew-cut picked up the dices in his hand and closed his eyes for a few seconds before throwing it into the bowl. Clink… clink… the dices bounced and rolled for a while before coming to a stop. No one knows if the Crew-cut is lucky, or he is skilled in throwing dices. He threw a triple 3! It’s three of a kind!

Everyone was stunned.

The Crew-cut was overjoyed. “Xiao Xie, it’s your turn.”

Ma Wentao looks at them with interest.

Dong Xuebing picks up the dices lightly. By right, when a three of a kind appears, no one will have any chances of winning. The probability of another three of a kind appearing is slim. But for Dong Xuebing, he felt no pressure, as gambling dices is not a problem.

Do you want to win against Dong Xuebing?!

Impossible!

Dong Xuebing threw the dices casually. Clink… clink… clink… the dices rolled in the bowl. Everyone’s jaw dropped when the dices stopped. This was unbelievable!

6,6,6!

This set is the biggest three of a kind!

Ma Wentao was also stunned for a second and laughed. “Xiao Xie is too lucky today!”

Dong Xuebing smiles at the Crew-cut and the rest. “Thank you.”

Everyone, especially the Crew-cut, was looking terrible.

It might be hard for others to roll three of a kind. But for Dong Xuebing, it’s nothing, as he can use BACK to roll until he gets what he wanted. He had used almost 2 minutes of BACK to roll more than 20 times for this triple sixes!

Hou Qing closed her eyes with despair when she saw this.

Ma Wentao stood up. “Hahaha… Alright. Go and enjoy yourself.” After that, he went upstairs with his men.

A minute later, only Dong Xuebing, Crew-cut, and a few men were left in the basement.

The Crew-cut stared at Dong Xuebing. “Xiao Xie, in our trade, we must obey the rules. Don’t forget who had brought you into this line!”

Dong Xuebing smiled. “Brother Liu, I apologize if I had offended you in any way.”

The Crew-cut replied. “You don’t need to apologize. You had won, and this woman belongs to you. But after you had your fun, bring her to my room in the afternoon.” He is also interested in this middle-aged woman.

Dong Xuebing raised his brows. “Didn’t we agree to the bet earlier?”

“Why? You want to keep her all for yourself?” The Crew-cut, and the rest stared at Dong Xuebing coldly.

“But I like this older sister, and one or two days might not be enough. How about we talk about this in a few days?”

The Crew-cut got mad and points at Dong Xuebing. “Alright! I will remember this!”

Dong Xuebing shrugged his shoulders and walked towards that woman.

The Crew-cut might say these, but he does not dare to do anything towards Dong Xuebing. Firstly, it was Ma Wentao who had set the rule, and Dong Xuebing had won. Secondly, the Crew-cut knew the Boss still need Dong Xuebing for an important task. These are the reason why no one dares to do anything to Dong Xuebing.

Dong Xuebing walked to the woman and grabbed her. “Let’s go.”

Hou Qing refused to budge and closed her eyes.

Dong Xuebing moved to the back of the woman and tried to carry her up. But the woman is plump and might weigh slightly heavier than Dong Xuebing. Dong Xuebing had to use all his strength to carry her up, and when he finally steadied himself, Hou Qing kicked out suddenly. Her knees brushed against Dong Xuebing, and she fell back onto the ground.

“Hahaha…” The Crew-cut and the rest laughed at Dong Xuebing.

“You are too weak! You cannot even carry a woman?!”

Hou Qing did not say a word and start crawling towards the stairs slowly!

Dong Xuebing caught up with her and carried her up again. “Stop moving and follow me!” He ignored Hou Qing’s struggles and carried her through the corridor to his room. Hou Qing was still trying to break free by thrashing her legs about. After Dong Xuebing opened the door and was about to enter, she used her legs to step on the door frame!

“Bastard!” Hou Qing cursed.

Dong Xuebing ignored her and forced his way into the room with Hou Qing.

Bang! After entering the room, Dong Xuebing kicked the door close and threw Hou Qing on the bed.

Hou Qing’s heart had sunk. She had accepted this mission because they received information that these people might have something to do with the stolen relics. The orders for her is to infiltrate into Hai Bing Bath Parlor to investigate. She did not expect the people at Hai Bing Bath Parlor to be so cautious and caught her before she can find out anything. Hou Qing knew what will be happening to her next. But she is married and has a child. She can withstand all forms of torture, but cannot accept being raped.

“Bastards! All of you are animals!” Hou Qing cursed.

Dong Xuebing looked at her and asked. “Sister, how do I address you?”

Hou Qing looked at Dong Xuebing. “If you want to die, try touching me!”

“Huh? I’m only trying to have a chat with you.” Dong Xuebing continued. “Are you a police officer? Which station are you from? Are you from the Provincial Bureau?”

Hou Qing would not tell Dong Xuebing anything and turned to her side to kick Dong Xuebing in his thighs.

Dong Xuebing was in pain and was frustrated. I had saved you from other men, and you are still kicking me? He paused for a while and decided not to tell her his identity for the time being. The room is small and bare. In the morning, Dong Xuebing had searched the room thoroughly for hidden cameras, but to be safe, he can’t say anything.

Dong Xuebing gently replied. “Older Sis, don’t be so agitated. Let me look at your wounds first.”

Hou Qing replied coldly. “Don’t pretend to be nice! If you want to take off my pants, just say it!”

Huh? Did I say anything about taking off your pants? Dong Xuebing did not reply to her and pressed her down on the bed. He pulled her collar down and looked at her shoulder. She has at least two to three bruises on one shoulder, and one of the bruises is bleeding.

Dong Xuebing continued. “These bruises are from their beating?”

Hou Qing sneered. “It’s you all! Stop pretending to be nice to me!”

“Wait here!” Dong Xuebing pulled up Hou Qing’s collar and said. “Don’t move and rest on the bed.” After that, Dong Xuebing walked out of his room to the stairs and shouted. “Is there anyone around? Can someone come down?”

A while later, one man walked down. “What’s wrong?”

Dong Xuebing asked. “Brother, do you have any medication to stop bleeding or Yunnan Bai Yao?”

“What do you need it for?” That man asked.

Dong Xuebing replied embarrassedly. “That woman’s body is full of bruises, and it’s a turnoff. I am thinking of stopping her bleeding first and don’t want my bed to be stained.”

That man laughed. “Brother, are you a cleanliness freak?”

“Err… yes.”

“Alright. I will ask upstairs.”

A few minutes later, that man returned with a small first aid kit. “Here, take it.”

Dong Xuebing smiled. “Thank you.”

“Don’t mention it.”

Dong Xuebing returned to his room and discovered the woman is missing when he opens the door. He panicked and looked around the room, and someone jumped out from the back of the door and kicked him. He quickly dodged the kick and saw the woman hiding behind the door. He closed the door and stepped back from her. “Big Sister, can you stop it? There are many men outside. You will not escape even if you knock me out. Come over and let me apply medication first.”

Hou Qing looks at Dong Xuebing weirdly. “What are you trying to do?”

“…… I just want to stop your bleeding.” Dong Xuebing placed the first aid kit on the bed. “Come over.”

Hou Qing stood there and stared at Dong Xuebing.

Dong Xuebing continued. “I have no other intentions. Come over and let me apply medication before your wound gets infected.”

The standoff lasted for a few minutes before Hou Qing limped towards the bed. She gritted her teeth and sat down. She knew this man must be thinking of stopping her bleeding before he rapes her. But she knew that if she wants to escape, she had to do something to her injuries. In her current state, she can only knock this skinny young man out and cannot do anything to the other men outside.

Dong Xuebing opened the first aid kit and took out the Yunnan Bai Yao before rolling up the woman’s sleeves.

Hiss…. Hou Qing gasped in pain.

There was a deep cut on her arm, and it seems to be from a whip. The dried blood had caused her shirt to stick to the wound, and the wound opened up when her sleeves were pulled up. Blood starts to flow from the wound, and Dong Xuebing quickly pour some Yunnan Bai Yao. After that, he bandaged the wound and pulled up her pants. Her legs were full of bruises.

“Bear with it. It will be over soon.” Dong Xuebing said.

Hou Qing looked at Dong Xuebing and nodded.

Dong Xuebing starts to apply medication gently on her wounds.

Hou Qing frowned and asked softly. “Thank you, young man. I can tell you are different from the people out there, and you are kind. Do you know how old I am? I am forty and is old enough to be your mother. My body is also not attractive, right?”

Dong Xuebing unconsciously replied. “You are not old. This is called mature.”

Hou Qing’s face changed. “I am already this old, and you are still thinking of raping me? You should look for women around eighteen or nineteen. Young man, you might not know what these people are doing. Have you heard about the break-in at the Provincial Museum? Those stolen relics should be in their hands. If you can help me pass a message to the Public Security, you will get credit for it. Public Security will not pursue all the crimes you committed in the past. You must not carry on doing bad things with them. The Police will be here soon, and you will be thrown into jail. The sentence is not one or two years. It will be at least ten years to life imprisonment! You must consider this carefully!”

Dong Xuebing was speechless when he heard her threats.

An undercover cop is trying to ask another undercover officer to deflect. This is too funny.

But Dong Xuebing is worried that the room might be tapped and said. “I don’t care about what relics. After we reach overseas, the Police cannot do anything to me, and I will also get a large sum of money.”

Hou Qing replied angrily. “You think you all can escape? The Police should have searched Hai Bing Bath Parlor now, and will find out this hideout from the clues there!”

Dong Xuebing laughed. “It will not be so fast. We had changed vehicles several times on the way here.”

“… Why can’t you understand?!”

“Alright. Apply the medication first.” Dong Xuebing looks at Hou Qing’s legs. “I can’t roll up your pants above your knees. Can I take off your pants?”

Hou Qing turns pale. “No! My legs are fine!”

“Impossible.” Dong Xuebing couldn’t be careless and reach out to unbuckle her belt.

Hou Qing clasped her legs together. “I am old and cannot withstand this… can you let me off?”

Dong Xuebing smacked his lips. “I am not trying to do anything. Do you want your wounds to get infected? No one here is going to bring you to the hospital.”

“Don’t touch me!”

“Hurry up!”

“No!”

After some pushing and pulling, Dong Xuebing managed to unbuckle Hou Qing’s belt and pull down her pants.

Dong Xuebing is not in the mood to think of these things and starts applying medicine to the wounds on her thighs.

Chapter 271 – Police are here!

Afternoon. Hou Qing’s wounds are treated.

Dong Xuebing cleaned his hands and helped Hou Qing wear back her pants.

Hou Qing was surprised and relieved to see Dong Xuebing did not pounce on her. “… Thank you.”

“Sleep a while. You should not have slept last night, right?” Dong Xuebing helped Hou Qing to lie down on his bed. “I will wake you when it’s time to eat.”

Hou Qing was beaten the night before and was exhausted. She hesitated as she looks at Dong Xuebing before closing her eyes. Her legs were curled up as if she was prepared to kick out anytime. Dong Xuebing was afraid she would escape out of the room. If she were caught by the people outside, she would be in danger. So, he took a rope and tied her legs before covering her with a blanket. After that, he went over to the chair and slept with his head on the table.

A few hours passed.

Knock… knock… knock…

Dong Xuebing woke and looked at his watch. It’s almost even, and the woman also awake.

Dong Xuebing walks over and opens the door. The man manning the stairs was outside with a few pieces of bread and packet milk, and Dong Xuebing took the food from him and thanked him. That man saw Hou Qing on the bed and winked at Dong Xuebing with a smile.

“How was her?”

“Hmmm… not bad. She is feisty.” Dong Xuebing replied.

That man laughed and left.

Dong Xuebing was hungry and stuffed a piece of bread into his mouth and finished a packet of milk. He helped Hou Qing up and started feeding the bread and milk to her. Hou Qing was starving and swallowed without chewing.

After Hou Qing was full, she looks at Dong Xuebing. “How much have they paid you?”

Dong Xuebing shrugged his shoulders. “They have not paid me anything. We got to wait until we are overseas.”

“What if they did not bring you along?” Hou Qing had not given up on convincing Dong Xuebing to switch sides. “They are a group of outlaws, and you are different from them. You don’t know what they are capable of. Young man, listen to me. If you don’t want to spend the rest of your life in hiding, help me pass a message to the police. You just want money, right? This is a big case, and the rewards will be high. It will be at least a few hundred thousand.”

Dong Xuebing shook his head. “Not interested.”

Hou Qing tried to persuade Dong Xuebing but was rejected.

At night, Hou Qing was thinking about how to escape. She can overpower this skinny young man if she tries, but even if she can untie herself, what’s next? Run out of the room? Many men outside are armed with guns. Hold this young man hostage to threaten them? It will not work. They will not let her go because of Dong Xuebing, and Hou Qing frowned as she continues to think of an escape plan.

The next day.

Morning.

It was cold in the basement, and Hou Qing woke up. She tried to get off the bed and realized she was still tied up. The ropes burned into her wounds, and she groaned in pain. Dong Xuebing, who was sleeping on the table, woke up and yawned. Hou Qing looks at Dong Xuebing. She was touched because Dong Xuebing had not raped her last night and even let her sleep on the bed.

“Did you have a good rest?” Dong Xuebing asked.

Hou Qing nodded. “Thank you.”

Dong Xuebing laughed. “If you want to thank me, stop thinking to escape.”

“How can I escape in this situation?” Hou Qing replied. “I must be able to move first.”

Dong Xuebing does not believe Hou Qing has no way to untie herself. He reminded her. “Big Sis, you should have seen what happened yesterday. You will have lesser sufferings being here with me. But if you tried to escape and is caught by someone else, I will not be able to help you. You should know what will happen to you if you are in their hands. All of them lust for you.”

Hou Qing kept quiet.

Dong Xuebing continued. “I might need to go out for a while. Just remain in the room quietly.”

After Dong Xuebing finished, someone knocked and entered the room. “Brother Xie, Boss, and Manager Ma are looking for you.”

“Ok.” Dong Xuebing took a deep breath.

That man brought Dong Xuebing out of the room and walked up the stairs. This is the first time Dong Xuebing saw the building and his location since coming here. This is a two-stories building, and there are no other houses nearby. He can see a few warehouses through the windows and further away, it is the sea.

They are located someone near the waters?!

That means the relics can be smuggled out of China, and they can escape?!

On the first floor, there are two armed men. One of them is standing by the window, and the other is by the door. That man did not stop on the first floor and continued his way upstairs with Dong Xuebing. They reached a room at the end of the second floor, and that man knocked. A man shouted, “Come in.” from inside.

“Boss, he is here.” That man said.

A middle-aged man with pale complexion raised his head. “Ok. You can leave now.”

“Yes.” That man left and closed the door softly behind him.

Ma Wentao and the middle-aged man were the only ones in the room with Dong Xuebing. Dong Xuebing immediately know the middle-aged man is the Boss. “Boss, Brother Ma.”

The Boss nodded slightly and asked. “You are Xiao Xie? I heard Manager Ma mentioning that you know a lot about antiques.”

Dong Xuebing replied modestly. “I only know a little.”

“Hehe… you are quite modest.” The Boss looks stern and had the aura of someone holding high positions. He smiled as he looks at Dong Xuebing. “I want you to validate a few items and see if they are authentic. Xiao Xie, check closely as this deal is very important. If you perform well, I will provide you with a good life.”

Dong Xuebing suppressed his excitement. “Yes. I will do my best.”

The Boss nodded towards Manager Ma.

Ma Wentao took out something from a cabinet on the right, and place it on the table.

This item is around two meters and looks like a scepter with a unique shape. An eagle is craved at the top, and there are a pointed beak and two long rabbit ears. In its mouth, there is a small ball inside. The middle portion hollowed, and the hollow part should be used to make the small ball. The lower part of the scepter has gold rings, and the item looks like it’s made from bronze.

Dong Xuebing saw it and was excited!

This is one of the stolen relics from the Museum!

Ma Wentao looks at Dong Xuebing. “Xiao Xie, can you tell if this piece is authentic?”

Dong Xuebing nodded and quickly held that item in his hands. He pretended to examine it carefully and frowned as he took the magnifying glass on the table. Suddenly, he gasped. “This item should be from the Yuan dynasty or Liao dynasty and is used by the nomads. I don’t know what the name of this item is, but the markings on it are not fake. This should be authentic. Look at this part. If the markings are from fake aging, the rust will not be like this. Also, here, here and here…” Dong Xuebing had read about the history of all the stolen artifacts, and can easily make up stories to fool them.

The Boss smiled. “Are you sure?”

“Absolutely.” Dong Xuebing replied. “I am sure this is authentic, but I am not sure about the value.”

Ma Wentao took out another box from the safe. “Take a look at this item.”

This item is a porcelain item, and it was not well preserved. Dong Xuebing’s heart skipped a beat. This is another stolen item. He pretended to examine it for a while and said. “This piece should be from the Song Dynasty. It is not made using the methods we used when we make counterfeits. Furthermore, if this is a counterfeit, no one will purposely make a flaw here. It’s a pity that this piece is damaged.”

The Boss thought for a while and asked. “How much is this worth?”

“Ah? I am not sure, but it is more than 10 million.” Dong Xuebing stares at that porcelain item greedy, but Dong Xuebing had not told them the truth. This item is worth more than 10 million. This is a national grade two cultural relic, and it is a crime to trade privately. If the porcelain item is not slightly damaged, it will be a Grade one relic. This item is priceless!

Manager Ma heard this and inhaled a deep breath.

Ma Wentao quickly took out two other items. One of them is a Grade two relic, and the other is a Grade one relic. Dong Xuebing did not play any tricks to prevent himself from getting suspected. He had prepared what to say and claimed all the items are real except for the last item. He told the Boss and Manager Ma that he could not tell if it is real. By doing this, the Boss and Ma Wentao believed him more. No experts can authenticate all antiques. It will be too suspicious.

The only regret was Dong Xuebing had not seen the most precious national treasure. Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread. But it should be kept in the safe below the desk. It’s hard to create a replica of Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread does not need Dong Xuebing to verify the authenticity.

After checking all the items, the Boss and Ma Wentao are in a good mood. Maybe they also know that these items are most likely real, but this transaction is worth more than a hundred million, and they will face the firing squad if they are caught. They need to be careful and asking Dong Xuebing to verify the items is to be safe.

“Xiao Xie…. You…” Ma Wentao was about to say something when his phone rang.

Ring… ring… ring…

Ma Wentao answered and immediately relaxed a little. He whispered to the Boss. “The boat is arriving.”

The Boss lit a cigarette and laughed. “Good. Ask the men to get ready and don’t wait until the boat has arrived. They must be ready to board the boat once it arrives. Oh, remember to give out the weapons to prepare for any accidents.”

“Yes.” Ma Wentao turns to Dong Xuebing. “Xiao Xie, let’s go.”

“Ok.” Dong Xuebing quickly followed.

In the corridor, Ma Wentao called two of his men over and instructed them to give out the guns and ammunition. He also wants a car to be ready for loading. He took a glance at Dong Xuebing and waved him to return to the basement by himself. Dong Xuebing was disappointed that he did not hear anything as he left. On his way to the basement, he took note of the surroundings on the first floor.

Dong Xuebing can confirm that the stolen relics are all in these people’s hands!

It’s time to act!

If Dong Xuebing is alone, he would have acted earlier. But there is a female officer locked up in the basement. If he starts to move, these people might use the female officer as a hostage. He must get the woman to safety before he can do anything.

But when Dong Xuebing returns to his room, he was stunned.

The woman is gone!

What happened? Where is that woman?

Dong Xuebing was anxious and almost cursed out loud. He looked under the bed, but she is not around. Did she escape? It will be great if she had escaped, but Dong Xuebing knows that it’s impossible. Even if she can get out of the basement, armed guards are guarding the first floor. Furthermore, he did not notice anything on his way down.

Damn! Where did she go?!

Dong Xuebing was panicking and stormed out of the room to look for Hou Qing in the toilet. The toilet is empty!

Suddenly, Dong Xuebing heard some soft cries, and it is from a room behind him. Some men are laughing, and a woman is cursing and swearing! She is there! Dong Xuebing turned and tried opening that room, but it was locked from inside. He has no time to lose and start kicking the door. On his third kick, the door opened!

What Dong Xuebing saw in the room made him exploded!

“What are you all doing?!” Dong Xuebing is furious!

Hou Qing is on the bed struggling and cursing. Her underwear was pulled down to her knees, and three men are beside her. Two of them are pressing her down, and another is grabbing her hair, stopping her head from moving. In the room, two other men are unbuckling their belts. Most of the men in the basement area are in this room!

“Oh, you are back?” The Crew-cut looked at Dong Xuebing and laughed.

Dong Xuebing stares at them coldly. “Let her go! Don’t forget she is mine!”

The Crew-cut laughed. “Hahaha… we are going off soon, and Boss is not going to let her off alive. Why not let us have some fun before she dies? Xiao Xie, don’t try to stop us! Close the door now and get lost! If you try to create trouble, I will break your legs!”

A man who had taken off his pants shouted impatiently. “Get lost! Get lost!”

“If you want to have fun, we will welcome you. If not, get out!” Someone shouted.

The Crew-cut had called these people over. He lusts over this woman because she looks a bit like his ex-wife, but he had lost the woman to Dong Xuebing yesterday in front of Manager Ma. That’s why he called everyone over. No one will be punished if everyone participates in it. The Crew-cut knows Manager Ma will not say anything, and the Boss will not stand up for Dong Xuebing.

“Are you going to leave or not?” The Crew-cut gave Dong Xuebing a stare.

Leave?! F**k you! Dong Xuebing rushed forward and pushed a tall skinny guy aside!

That skinny guy faced changed and punched Dong Xuebing on his shoulder. “Who the f**k do you think you are?!”

This is a powerful punch, and Dong Xuebing fell onto the ground!

“Hahaha… you are too weak!” The Crew-cut laughed.

That skinny guy spits on the floor. “I can win even against ten of you!”

Two of the men frowned. They felt it’s not right for them to be fighting among themselves, but they did not say anything.

The Crew-cut laughed. “Alright. Lao Hei, you had practiced Karate for more than five years. How many of us here is your match? Stop bullying the newcomer.”

That skinny guy, Lao Hei, laughed and shouted to Dong Xuebing. “Get out of here!”

Dong Xuebing narrowed his eyes as he stood up. He massaged his shoulders and thought about the situation in front of him. If he knocks everyone in the room out, it will not be different from the role of a weakling he had been pretending. How can a weakling who learned how to make fake antiques so good at fighting? His identity will be exposed, but if he doesn’t do anything, that female officer will be raped!

Should Dong Xuebing fight or not?

Should he kill these people now?

At this moment, Dong Xuebing decided. Kill!

Since Dong Xuebing will be exposed sooner or later, he might as well save this woman and fight their way out! The stolen relics can be recovered after they had escaped!

“Bastards! Get away from me!” Hou Qing shouted in despair.

“Hahaha….”

Dong Xuebing bent his legs slightly and moved his fingers, and is about to make his move.

Bang… bang… bang! Gunshots appeared suddenly!

Is it upstairs? Is someone firing outside?

The Crew-cut was shocked and jumped off the bed. “What happened?”

“I don’t know. Who opened fired?” It was getting tense in the basement.

Hou Qing’s eyes have a hint of excitement.

These people will not fire their guns at each other, and the only explanation is… the police are here!

Chapter 272 – Kill!

Basement.

Bang… bang… bang… continuous gunshots can be heard from upstairs.

The Crew-cut and the rest of the men looked at each other and quickly wore back their pants and grabbed their weapons, before running upstairs. It was too sudden, and their safety and lives are more important. At this moment, no one cares about that woman. Dong Xuebing did not leave and helped Hou Qing wear back her pants.

“Are you alright?” Dong Xuebing asked.

Hou Qing sighed with relief. “I’m fine. Thank you.”

“Come to my room first.” Dong Xuebing helped Hou Qing back to his room.

The gunshots had stopped, and Dong Xuebing does not know what happened upstairs. He is unsure if he should act now, but he felt that if the police are here, there should be a gunfight. The gunshots he heard are too scattered, and Hou Qing was also puzzled. Her excitement earlier was gone, and she was listening quietly.

Ta… ta… ta… footsteps.

Dong Xuebing looked at Hou Qing. “Sis, stay here and don’t move. I will go and have a look.”

Dong Xuebing left the room and looked towards the end of the corridor. The Crew-cut and the men in suits were holding handguns. These should be newly issued to them, Manager Ma, the Boss, and three other armed men walked down to the basement. In front of them are two policemen in uniforms. One of them is tied up, and the other is bleeding from his arm. It should be a gun wound.

Manager Ma stared at them. “Who asked you all to come?”

The two officers kept quiet.

“Are you not going to say anything?” Manager Ma points his gun at the injured officer and looks at the other officer. “I will give you three seconds to think about it! One… two…”

“Wait!” The young officer shouted. “I will speak!”

The Boss and the rest were staring at that officer.

That officer took a deep breath and said. “I don’t know what you all are doing. There is a case of someone injuring two men with a knife in the northern area, and Brother Yu and I are on our way there to investigate. We just pass by here, and your men started shooting at us. That’s why we retaliate.”

Ma Wentao shouted. “Bullshit! Are you still not going to tell us the truth?”

The officer replied. “It’s real. We are just passing by this area.”

The Boss looked at the officer and waved to Ma Wentao. “They should not be here for us. If not, it will not be only two officers.”

Ma Wentao’s face changed. “Boss, what should we do now?”

The Boss is also looking terrible. “The boat will be here soon. Get ready to leave. The gunshots will attract more police, and we will not escape if more time is wasted. Quick!” The Boss is unhappy with his men. If they had not opened fire, their hideout would not be exposed. But he can also understand that anyone will panic in their situation when they saw a police car driving towards them.

Ma Wentao calmed down and ordered. “Bring these two inside!”

The Crew-cut and Lao Hei grabbed an officer each. “What are we going to do with them?”

“Lock them up first. If more cops arrived, we would use them as hostages. If the boat arrives before the police…” Ma Wentao made a gesture of slicing the throat.

The Crew-cut and Lao Hei nodded.

Dong Xuebing watched everything from far and frowned, before returning to his room.

One minute later.

Dong Xuebing’s room.

The Crew-cut kicked the injured officer into Dong Xuebing’s room, and Lao Hei pushed the other officer from his back. After that, they lit a cigarette each, by the table.

“We are so damn, unlucky. We are almost leaving, and the police appear.”

“That’s right. But I heard the boat is arriving soon, and we should be fine.”

“I hope so…” The Crew-cut and Lao Hei chatted.

Hou Qing looked at the two officers and sighed. Although they are not from the same precinct, they are still her comrades. Her heart had sunk to the bottom when she saw these two officers got caught. The two officers overheard the men outside talking about a female officer and knew she must be an undercover cop. They took a glance at Hou Qing, and sighed. They knew that none of them could escape.

There are more than a dozen men armed with guns outside.

Even if they are not tied up, they cannot escape too!

One of the officers, Xiao Wang, apologized. “Brother Yu, sorry… if I did not suggest taking a shortcut, we will not…”

“It’s not your fault.” Brother Yu, who was shot in the arm, replied. “It’s all fated.”

Xiao Wang looked at the woman beside them and asked softly. “Who are these people?”

Hou Qing paused for a second. She knew she couldn’t escape, and whatever she said now does not matter anymore. “The stolen relics from the museum are with them, and they are preparing to leave the country.”

Xiao Wang and Brother Yu inhaled a deep breath when they heard this. They had not expected to chance upon such a big case on a regular dispatch.

The Crew-cut banged the table and shouted. “Who allowed you all to talk? Shut up and sit there quietly!”

Lao Hei turned to Dong Xuebing and sneered. “Xiao Xie, what are you Dong here? Didn’t you hear the Boss and Manager Ma’s instructions?”

Dong Xuebing replied emotionlessly. “I have nothing to pack and is ready to leave anytime.”

Lao Hei did not care about what Dong Xuebing said and laugh. “Are you afraid that the police will show up and want to hide here? You are too timid!”

The Crew-cut also laughed at Dong Xuebing.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

Footsteps can be heard from outside, and the door opened.

One of the men beside the Boss earlier appeared with a gun. He gave the Crew-cut and Lao Hei an eye signal and said. “The boat I here. Let’s go.” After finishing, he took a glance at the woman and the two unlucky officers before leaving.

Dong Xuebing listened to the surroundings, and it seems that there is no one left in the basement except for them.

The Crew-cut rotated his shoulder and clocked his gun. He looked at the woman and said pitifully. “Such a pity. If we have one hour, I can still have some fun. Alright… do you all have any last words? It’s time for you all to leave.”

Hou Qing gritted her teeth and clenched her fist.

Xiao Wang was panicking and struggling to break free from the ropes.

Lao Hei also turns off the safety of his gun. “Brother Liu, let me do it. Hahaha…”

The Crew-cut had not killed anyone before, and he nodded. He pushed his gun into a belt on his pants and took a few steps away.

Hou Qing looks at Dong Xuebing, the Crew-cut, and Lao Hei. “You all bastards!”

Brother Yu closed his eyes, and his partner, Xiao Wang, is shouting for help. He is hoping a miracle will happen. Only a few minutes had passed since the gunfight. Even if someone heard the gunshots and called the police, the police will not arrive in time!

Hou Qing’s eyes turned red as she thought about her husband and child!

Am I going to die? Am I going to die like this?

Lao Hei raised his gun and turns to Dong Xuebing. “Step away, or you will get a fright.”

Dong Xuebing gave Lao Hei a weird look and stepped back.

Lao Hei let out a weird laugh and aimed his gun at the three people. He loves this feeling of having power over the life and death of others. He laughed as he points the gun and Xiao Wang and saw Xiao Wang turns pale. He then moved his gun to point at the injured Brother Yu. In the end, he decided to start with Hou Qing. He moved his wrist slightly and aimed at Hou Qing’s head.

Hou Qing closed her eyes and mumbled under her breath. “Xiao Chao, Mama is leaving now. I love you.”

Lao Hei’s eyes turned cold and moved his finger to squeeze the trigger!

But at this moment, something unexpected happened!

Dong Xuebing, who was standing beside, moved suddenly and landed a knife-hand strike lightly on Lao Hei’s right hand. Thud! Lao Hei shouted in pain and let go of the gun. He was hit on the nerves, causing his right hand to go numb.

Lao Hei was furious to see Xiao Xie hitting him suddenly, and he returned with a straight punch!

Dong Xuebing dodged that punch easily and kicked Lao Hei’s knee!

Lao Hei’s shouted in pain again as his body swayed. Once he regained his balance, he rushed forward to attack Dong Xuebing with his Karate moves! Dong Xuebing did not panic and twisted his head to his side to dodge a punch and returned a punch to Lao Hei’s chest. When Lao Hei unleashed a low kick, Dong Xuebing dodged and rushed forward to grabbed Lao Hei’s arm and twisted it behind his back. He then gave Lao Hei a heavy blow with his elbow, and Lao Hei collapsed onto the ground!

Everyone was stunned!

No one knows why Xiao Xie is attacking his Lao Hei. Also, Xiao Xie looks skinny and should not have the strength to win against Lao Hei in a fight. Lao Hei had punched Xiao Xie before, and Xiao Xie fell with just a punch. But now, it was the opposite. That weakling Xiao Xie suddenly becomes so good at fighting?!

The Crew-cut immediately pull out the gun from his waist. “Don’t move! What the f**k are you doing?!”

Hu Qing got a shock and quickly took cover by getting on the floor. Xiao Wang and Brother Yu saw it and quickly followed!

The current Dong Xuebing is a different person. He was staring calmly at the Crew-cut, who was pointing his gun at him. Suddenly, Dong Xuebing rushed forward!

Bang! The Crew-cut opened fired!

Hou Qing shouted. “Watch out!”

Dong Xuebing moved his head slightly to his side, and the bullet missed his head by centimeters!

The Crew-cut was stunned and shouted as he fired again… Bang!

Dong Xuebing lowered his shoulder and bent forward. The bullet brushed centimeters past Dong Xuebing’s body and hit the wall behind him! The next moment, Dong Xuebing is in front of the Crew-cut, and the Crew-cut is about to squeeze the trigger again. Dong Xuebing immediately grabbed his hand and kneeled him in his groin, twisted his arm, and points the gun towards himself. Dong Xuebing’s finger pressed against the Crew-cut’s finger on the trigger, making him shoot himself!

Bang!

The Crew-cut had an unbelievable look on his face as he collapsed on the ground.

Blood is spurting out from the Crew-cut’s chest!

Lao Hei crawled up from the ground and tried to get his gun on the floor. But Dong Xuebing will not let him do that. He turns around and shot Lao Hei with the Crew-cut’s gun. Bang! Lao Hei is only centimeters away from his gun when he was shot. Blood gushed out from his neck as he collapsed with his eyes opened.

Everything happened within a few seconds.

It took less than twenty seconds for Dong Xuebing to kill two men.

Dong Xuebing took in a deep breath to calm himself down and walked over to the bed to untie the three police officers. Xiao Wang, Brother Yu, and Hou Qing were staring at Dong Xuebing in shock. They could not understand why he had killed those two men and why he is saving them.

Hou Qing suddenly realized something and gasped. “You… you are one of us?!”

Xiao Wang and Brother Yu were stunned. One of us?!

Hou Qing finally understood why Dong Xuebing is willing to offend the others to protect her, and he did not rape her. Instead, he even applied medication and fed her. These are not what a hooligan or outlaw will do! Also, the way Dong Xuebing fought and his guts are not what a small-time hooligan has. He does not even flinch when a gun is fired at him! Hou Qing knew that she would not be as calm as him!

Dong Xuebing smiled and extended his hand for a handshake. “Sister, sorry for not letting you know. I was afraid the room will be tapped and did not identify myself. Xie Hao is a fake name. My name is Dong Xuebing, from Yan Tai County Public Security Bureau. I am here as an undercover officer to investigate the Provincial Museum break-in case.”

This young man is one of us!

All of them were relieved and overjoyed.

Hou Qing grabbed Dong Xuebing’s hand tightly. “Thank you… Thank you so much!”

Brother Yu was pressing on his wound, exclaimed excitedly. “If it’s not because of you, we will all be dead. Comrade, thank you!”

“Don’t mention it.” Dong Xuebing passed a pillowcase to Brother Yu. “Your wound is still bleeding. Hurry and bandage yourself up!”

Xiao Wang suddenly asked. “You are called Dong Xuebing?”

Dong Xuebing nodded. “What’s wrong?”

“This name… why is it so familiar?” Xiao Wang asked.

Hou Qing also felt Dong Xuebing’s name sounds very familiar, and she had seen his face somewhere.

Hou Qing paused for a second and said. “My name is Hou Qing, from Lui An City Public Security Bureau.”

Xiao Wang and Brother Yu also identify themselves. “We are from Zhang Ze City Bureau.”

Zhang Ze City? That is the southern part of Hebei Province, and that means they are still located in the province. Dong Xuebing thought for a while and said. “Those people are preparing to board the boat. They should think you all are killed from the gunshots earlier, and it will be safe for the time being. But they will know something had happened if they did not see their men in a few minutes.”

Xiao Wang panics when he knows they are still in danger. “Brother Yu, what should we do now?”

Brother Yu had tied the pillowcase around the wound on his arm. “There are more than a dozen of them outside, and all of them are armed. If we go up now, we will be seeking death. Let’s just wait in the basement now. The Bureau should have sent officers over. When the reinforcements arrived, we will be safe.” He looked at the gun Dong Xuebing is holding. “We have two guns. If we guard the stairwell, it should not be a problem.”

Dong Xuebing looks at him. “When the police arrive, the boat should be gone.”

Hou Qing frowned. “Are we… going to see them escaping with the stolen relics?”

Brother Yu sighed. “I am injured and cannot hold the gun. Xiao Wang was newly posted to our Bureau and is still inexperienced. Even if all of us rush out, we will not win against them. I also don’t want our national treasures to be smuggled overseas, but what can we do?” He turns to Hou Qing. “How is your shooting?”

Hou Qing shook her head and swung her arm. “I am also injured.”

This temporary team is either injured or inexperienced. There is no way for them to win against the men outside.

Dong Xuebing waits until they finish discussing. “Have you all decided?”

Brother Yu nodded. “We will wait in the basement.”

“Ok.” Dong Xuebing passed his gun to Hou Qing. “I will leave this gun with you all. There should be a few bullets left. Take care.”

Hou Qing, Brother Yu, and Xiao Wang were stunned when they heard this. “What do you mean? Where are you going?”

Dong Xuebing picked up the other gun from the floor and checked the remaining number of bullets. “Where else can I go? I am going to fight it out with them. They are upstairs, and the boat is arriving. If I don’t arrest them now, when can I arrest them?” Dong Xuebing had gone undercover to retrieve the stolen relics, and not hide in the basement.

Xiao Wang was shocked. “You are going alone?”

Dong Xuebing nodded. “I had wanted to do this alone, if why will I infiltrate into the bath parlor?”

Hou Qing shouted. “No! It is too dangerous! You are alone and only have one gun! There are dozens of guns outside! How are you going to win?” Dong Xuebing had saved her life, and she does not want to see him die.

Brother Yu added. “That’s right. Don’t be rash. This is not the time to be impulsive.”

Xiao Wang said anxiously. “Let’s wait until the reinforcement arrives!”

Dong Xuebing made a mental calculation of how many BACKs he has. Although he had used his powers a few times this week, he had accumulated a lot of BACKs before he infiltrates into the bath parlor. Dong Xuebing straightened his clothes and got up. “I have been quite lucky, and you never know if you never try. I am going now. Take care.” Before the rest can say anything, Dong Xuebing left the room.

Chapter 273 – He is a real police officer!

Basement.

Dong Xuebing was afraid someone might be hiding in the basement. He starts searching the rooms and toilets quietly.

One room…

Two rooms…

Three rooms…

Everyone was gone. They should be upstairs or outside.

Dong Xuebing braced himself and walked to the stairs. He looked up and was about to go up when he heard sounds of footsteps behind him. There are still people in the basement? His first reaction is to grab his gun behind him and turn around. He was surprised to see Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu walking towards him. Hou Qing is holding on to her gun with both hands, and Xiao Wang is helping the injured Brother Yu.

“Why did you all come out?” Dong Xuebing asked softly.

Hou Qing forced a smile. “My shooting might be average, but at least I can provide some cover for you.”

“No. You also said it is too dangerous.” Dong Xuebing shook his head. “I am fine by myself. Hurry and get back inside.”

Hou Qing did not move. “We had discussed, and we cannot let you risk your life. My life was saved by you, and I will not grumble if I am killed. Xiao Wang and Xiao Yu think so too. Furthermore, we are from the Public Security, and criminals should be the ones who hide from us. How can we hide from them? Haha… You are betting your everything in this, why can’t we do the same?”

Dong Xuebing thought in his heart. How can you all be the same as me? I am not afraid of bullets.

“No. All of you are injured and will only be a burden to me.” Dong Xuebing said.

Brother Yu added. “Let’s stop talking about this. Their boat is leaving.”

“But you all…”

Hou Qing thought for a while and said. “We will support you from the stairs and will not go outside. With the walls as cover, we should be safe. You are still not exposed and don’t need to clash with them the moment you go out. You can get closer to them and wait until you find a place with sufficient cover before you act. Once you open fire, we will provide cover from here. This way, the chances of succeeding will be higher.”

Dong Xuebing frowned.

“That’s decided.” Hou Qing checked her gun again.

Dong Xuebing had no choice but to agree with Hou Qing’s plan. They crept up the stairs quietly.

From their discussion earlier, Dong Xuebing could tell from their expression that only Hou Qing can help him. At least Hou Qing is bolder than the other two officers. Xiao Wang and Brother Yu were still in a daze. Although they are with Dong Xuebing and Hou Qing, they are not prepared mentally. After all, one of them is injured, and the other is a rookie.

At the corner of the stairs, all of them stopped.

Dong Xuebing whispered. “Alright. You will wait here. I will go out and take a look. After you all hear gunshots, come out and provide support for me.”

Hou Qing nodded. “Be careful.”

“Yes. You all must be careful too.” Dong Xuebing pulled his shirt out to cover his gun on his back.

The main door is opened on the first floor. Dong Xuebing can see a few men in suits standing at a distance, and no one is in the building. Dong Xuebing looked around and continued his way upstairs. He went to the office to look for the Boss. If the Boss is captured, it will be easier to arrest the rest. However, the office is empty. All the cultural relics had been moved, and the safes and cabinets are empty.

Dong Xuebing made a quick search on the second floor, and could not find anyone.

After that, Dong Xuebing returned to the first floor. He said loudly to himself. “Why is the house empty? Did everyone leave?” These words are to let Hou Qing they all know that the building is empty before he goes outside.

It is a secluded area and looks like an abandoned port. Dong Xuebing cannot see any boats by the coast, but those men are on standby there. He cannot see the Boss around and can see Manager Ma giving out orders in the distance, and some men patrolling the area. Both sides of the road leading to the building were blocked by a truck and a few cars. These should be used as barricades and cover if the police arrive.

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. This will not be an easy battle.

Even a team of armed officers cannot break through the defense in a short time, let alone Dong Xuebing. Many of the men might be hiding somewhere. They might be hiding in or under the cars. From where Dong Xuebing is standing, he cannot see every corner of the place. Inside the building, Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu heard what Dong Xuebing said and climbed up to the first floor quietly. They hide by the windows and peep outside. When they saw the defense barricade put up by the criminals, their hearts sunk. Even a sneak attack is impossible. How are they going to fight?

Hou Qing started to panic and wanted to call Dong Xuebing to come back.

Xiao Wang and Brother Yu turn pale. This is not looking good!

Dong Xuebing also knew about the situation, but he cannot retreat now.

“Eh? Xiao Xie?” A man in sunglasses walks up to Dong Xuebing. “Why are you alone?”

Dong Xuebing pretended to be scared. “Brother Liu and Brother Hei are killing those policemen.”

That man replied. “Wait. I heard the gunshots sometime ago. Why are they still inside?”

“They are disposing the dead bodies. I cannot stand the sight and come out.”

Dong Xuebing pretended as if he is going to puke. That man laughed and patted Dong Xuebing’s shoulder. “You have never seen dead bodies? When I saw it for the first time, I have the same reaction as you. Don’t worry. Just take in some fresh air, and you will be fine.” That man looked towards the building and mumbled. “We are leaving the country, why is there a need to dispose the dead bodies? This is a waste of time.” He thought for a while and is about to go in to stop them.

Dong Xuebing saw this and quickly take out a pack of cigarettes. “Brother, have a smoke.”

“No. Brother Ma is around.” That man shook his head as he looks towards Ma Wentao.

Dong Xuebing will not allow this man to enter the building as they will be discovered. He pulled that man lightly and asked. “I see that you are always following beside Boss. How come I didn’t see Boss around?”

That man saw Dong Xuebing was chatting with him and did not continue his way to the building. “Oh, the Boss is in the car.”

“What about the goods? Are the goods in the car too?” Dong Xuebing asked.

That man frowned. “Why are you asking about this?”

“Sigh… I wonder when we can get the money?”

“Hahaha… don’t worry. All the goods are in the car.” That man laughed.

Ma Wentao saw Dong Xuebing and walked over. “Xiao Xie, are those police officers settled?”

Dong Xuebing replied politely. “They are dead. Brother Liu and Brother Hei are disposing the dead bodies and will be coming out soon.”

Ma Wentao cursed. “What’s there to dispose of? Ask them to come out now!”

The man in sunglasses nodded and started walking towards the building.

Dong Xuebing panicked. “Manager Ma, Brother Liu…”

“Alright. Xiao Xie, you will follow me. Go and wait by the car.” Ma Wentao waved Dong Xuebing away. To him, Xiao Xie is a weakling and cannot fight at all. But he is good at authenticating antiques, and they might still need to use him in the future. If the police arrive and there is a gunfight, Xiao Xie might piss in his pants.

That man is already five to six meters away from Dong Xuebing.

One step…

Five steps…

Ten steps…

Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu also discovered that man approaching the building.

This man is going to mess up Dong Xuebing’s plan. Even if Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu returned to the basement, that man would also discover the Crew-cut and Lao Hei’s bodies. They will be discovered regardless if they open fire or not. Once they are discovered, Ma Wentao will know Dong Xuebing is also an undercover officer. What Dong Xuebing will be facing are countless bullets!

“Xiao Xie?”

“Huh?”

“Go. What are you waiting for?” Ma Wentao asked.

That man in sunglasses is reaching the entrance of the building. Five meters… four meters… three meters…

At that moment, Dong Xuebing decided. He reached behind his back and pulled out his gun. Ma Wentao was stunned, but he reacted fast. He leaned his body to his side and jumped to avoid getting shot. However, Dong Xuebing seems to know the direction he is jumping to and fires there before he jumped!

Bang!

Blood spurt out of Ma Wentao’s head as he landed on the ground. His body twitched a few times on the ground and cannot get up anymore!

Before the rest of the men can react, Dong Xuebing pointed his gun at the man approaching the building. That man had heard the first gunshot and quickly got to the ground. From this distance and angle, it is almost impossible to hit him. But Dong Xuebing fired, and that man’s sunglasses cracked. Dong Xuebing had shot him in his head!

It was only for two seconds!

Two shots were fired, and two men killed!

“Is that Xiao Xie?”

“Brother Ma is dead?”

“Get behind covers! Quick! What the f**k is going on?”

“Damn! Xiao Xie is a cop?!” Everyone realized what was going on.

When Dong Xuebing wants to shoot a few more people, he realized all the men were hiding behind the cars, pointing their guns at him. Bang… bang… bang… at least five or six shots were fired at Dong Xuebing as he took cover behind Ma Wentao’s body. Bullets were flying past his head, and some were hitting the ground in front of him.

“Kill him!”

“Revenge for Brother Ma!”

This group of men was furious and started firing at Dong Xuebing!

Hou Qing, Brother Yu, and Xiao Wang, who was hiding in the building, were looking pale. Hou Qing shouted at the top of her voice. “Xiao Dong! Get back inside! Hurry!” She sticks her hand out of the window and fired two rounds without aiming. She hopes this can provide some cover for Dong Xuebing, but Dong Xuebing is at least thirty to forty meters from the building. With so many people shooting at him, how can he get back to the building safely? This is the worst situation, and Dong Xuebing might be killed any second!

Bang… bang… bang…

Bullets rained down at Dong Xuebing’s direction!

But suddenly, something weird happened. Dong Xuebing might seem to be killed for sure, but none of the bullets hit him. Dong Xuebing will move his arms, roll on the ground and pull Ma Wentao’s body to shield him suddenly. He does not even have a scratch on him. Although lying on the ground will make him a smaller target, at least one bullet should hit him with so many people firing at him…

The gunshots died down as many men need to reload.

Hou Qing gasped at Dong Xuebing’s luck. He is unharmed after so many people firing at him. She quickly fired another two shots and shouted. “Quick! Run back! Now!” Xiao Wang and Brother Yu were standing beside the window, shaking.

With lesser people firing at Dong Xuebing, he grabbed Ma Wentao’s gun and stood up with guns in both hands.

The Boss, who is hiding behind the Accord, shouted. “Don’t let him getaway! Fire!”

Bang! Bang! Bang! A few rounds are fired!

But to everyone’s surprised, Dong Xuebing did not run. Instead, he started walking towards the men steadily!

The men from Bing Hai Bath Parlor were stunned. This guy had gone crazy?!

Hou Qing panicked. “Xiao Dong! What are you doing?! Get back!”

Brother Yu also shouted out to Dong Xuebing. “Come back!”

Dong Xuebing ignored their cries. He turned his body sideways suddenly, to dodge a bullet, and raise one of his legs. A bullet hit the spot where his leg was standing on. After that, Dong Xuebing raised his gun and fired. Bang! A tall skinny man hiding under a car was shot in the head, and he died before he can shout out in pain. Dong Xuebing moved his gun slightly and fired again. Bang! A man who was reloading behind a truck fell to the ground with blood gushing out of his temples!

Four men are killed!

At this time, Hou Qing had finished all her rounds and did not even hit one person. She cursed as she threw the gun on the floor. “This Xiao Dong is playing hero!”

Xiao Wang shouted to Dong Xuebing. “Be careful!”

Most of the people from Hai Bing Bath Parlor had reloaded and started another round of fierce firing.

But this time, Dong Xuebing did not even get to the ground. He just walks forward towards them slowly with his gun pointing forward. He aimed at one of the car windows and fired. The bullet went through the glass and hit a man, who had just reloaded, in his head, and he was killed on the spot! Dong Xuebing knew that his BACK is not enough for a prolonged battle and must settle this as soon as possible. Since they are firing at him, they must stick their heads out from their covers. This is an opportunity for Dong Xuebing to shoot them.

Dong Xuebing turned and walked towards a truck. He raised his gun and fired. One of the men had just stuck his head out behind the truck and was killed.

The sixth man!

Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu, who were looking at Dong Xuebing, were stunned!

Dong Xuebing took this opportunity to get behind the truck and used the cars as cover. He can use BACK to dodge one or two bullets, and if seven or eight bullets hit him or landed around him at the same time, he will not be able to avoid it. That’s why he used the truck as cover to shield himself from some of the men.

Bang!

Suddenly, a man appeared from the back of the truck. This man should have been hiding here since the start of the gunfight. He opened fire at Dong Xuebing suddenly, and Dong Xuebing just moved his head sideways, and the bullet grazed past his cheeks. Dong Xuebing could feel a burning sensation on his cheeks as he returned fire. Bang! Dong Xuebing hit that man between his brows.

The seventh man!

Dong Xuebing continued walking forward to the back of the truck and showed himself.

“He is over there!”

“Fire! Fire!”

Bang… bang… bang…!

Dong Xuebing quickly got down behind the back of the truck, and a second later, he jumped out and fired with two guns. Bang! Bang! Two men who were firing behind stopped firing suddenly and slowly collapsed to the ground. One of them is shot through his right eye, and the other is shot on his face.

Nine people are dead!

In less than two minutes, more than half of Hai Bing Bath Parlor’s men are killed!

The Boss was furious. “What the hell are you all doing?! You all can’t even kill one man?! Can’t you all aim properly?!”

At the start of the gunfight, everyone thought Dong Xuebing would be dead for sure.

How can one person survive when facing more than a dozen people in a gunfight? But this was the fact! None of them can understand why they just can’t hit Dong Xuebing regardless of how they aimed. The worst part is Dong Xuebing never missed a single shot. Every shot he fired will hit someone in the head!

Hai Bing Bath Parlor’s men were starting to be scared!

They felt they had met a ghost! How can someone like him exist in this world?!

In the building, Hou Qing took in a deep breath. She scene she imagined in her head never appeared. Instead, she saw Dong Xuebing walking towards the men when everyone is shooting at him, and he killed one person with every shot he takes. Dong Xuebing had also dodged bullets by moving his head and body sideways? She does not understand why someone like Dong Xuebing is in the Public Security System? One man winning against dozens of armed men so easily?

Brother Yu was also stunned by what he saw.

Xiao Wang could feel his blood rushing to his head when he saw Dong Xuebing’s heroic fight against those criminals. No other police officers can be compared to this man in front of him!

What is a police officer?

This is a real police officer!!!

Chapter 274 – Recovering the stolen relics!

Coast.

A few seagulls are flying across the sky.

Trucks and cars were parked across the road, and bodies were on the ground. The Boss hiding behind a car was quiet. He is furious over what happened, as he looked at the remaining three men beside him. Sweat is pouring down his forehead, and his three followers looked at each other. They swallowed their saliva as they heard footsteps behind him. Although all of them had killed people before, at this moment, they could feel shivers down their spine.

This person, who can kill more than a dozen men easily, is not someone they can fight against!

The followers tighten their grips on the guns!

Dong Xuebing counted how many criminals are remaining and shouted. “Everyone from Hai Bing Bath Parlor! You all are surrounded and cannot escape. If you don’t want to die, put down your weapons and walk out with your hands behind your heads! Do you all hear me? I will repeat it! Drop your weapons and come out with your hands behind your heads!”

One person had surrounded all of them?!

If the criminals heard this in the past, they would be laughing out loud. But now, none of them dares to laugh.

One of the followers got scared. “Boss, we…”

Click! The Boss reloaded his gun. “Kill him! Whoever dares to escape, I will kill him first!”

“He is alone! Don’t be scare!” A loyal follower shouted. “We are all armed and can kill him! This time, let’s aim properly!”

The remaining criminals held up their guns.

About 30 seconds later, Dong Xuebing saw those criminals were not coming out from their hiding spots and knew they are not going to surrender. He took a big step and was about to rush out from the back of a truck. Suddenly, a gun fired, but Dong Xuebing raised his foot half a second earlier. The bullet nearly hit his leg, and brushed past his shoe!

Hou Qing shouted from her hiding spot. “Be careful! They are hiding under the car!”

Dong Xuebing does not need her reminder. He dived onto the ground, and the moment Dong Xuebing got onto the floor, he pushes himself up. At the same time, a gun was fired, and the bullet missed his chest by inches. It was a close shave. He lowered himself again and raised his gun against the undercarriage. He saw a man on the side of the car pointing his gun at him!

Bang! Bang!

Two gunshots were heard!

That man had a bullet wound on his head, while Dong Xuebing picks himself up unharmed.

The tenth man!

Dong Xuebing might make dodging bullets and killing those people look easy, but it’s not. Some of the bullets might miss him, but he got a fright every time. The rounds that hit his body hurt, and he had to use BACK to turn back time. If he is lucky, he can avoid the bullets with two or three BACKs. Even though he was not shot, but he had physically and mentally experienced getting countless times!

It’s time to end this!

It will be disastrous if these people escape!

Dong Xuebing lowered his body and took cover behind the parked car. He tried to find the location of the remaining men, but all of them were hiding behind covers. From Dong Xuebing’s position, he could not see them. He looks out from his cover, but could not see or hear anyone. Dong Xuebing had no choice but to walk out from his hiding spot to a new location.

“Now!”

Someone shouted!

Suddenly, a few men stood up from behind a car, and point their guns at Dong Xuebing! Three guns are pointing at Dong Xuebing now!

However, Dong Xuebing seems to know where those men were hiding and opened fired the moment that man shouted. Bang! Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu were stunned by what they saw. That man who wanted to catch Dong Xuebing by surprise was shot in his head the moment he got up from behind the car!

Hou Qing, Brother Yu, and Xiao Wang had wanted to warn Dong Xuebing when they saw that man jumping out from behind the car. But before they can say a word, Dong Xuebing killed him with a headshot. Dong Xuebing’s reaction is ridiculous fast!

The Eleventh men are killed!

The Boss swears and starts firing at Dong Xuebing!

Bang! Bang! Bang! Bang! Shots are fired!

One of the followers emptied all his rounds at Dong Xuebing!

After killing one man, Dong Xuebing quickly take a step back. Two rounds brushed past his left and right shoulders. The bullet on the right is slightly lower and tore his shirt. After dodging those two shots, Dong Xuebing tilted his head and lifted one leg. Three rounds whizzed past his ear and hair. The next second, the Boss and his men fired two rounds at Dong Xuebing’s chest. Dong Xuebing twisted his waist, and one of his buttons was smashed into pieces by one of the bullets. When he got up again, he was unharmed.

That follower took a deep breath, and felt he is watching <The Matrix> in real life!

Why? Why can he avoid all the bullets? No one can even hit him at this close distance!

The Boss saw his follower in a daze and shouts at him. “Fire! What are you waiting for?!” The Boss quickly got down behind the car to reload.

The follower regained his senses and continue shooting at Dong Xuebing.

But it was too late. Dong Xuebing raised his hand slightly. Bang! Another headshot!

The twelfth man! If the Crew-cut and Lao Hei in the basement were included, Dong Xuebing had killed fourteen men within 3 minutes! Dong Xuebing looks at the car in front and the surrounding. He knew there are no more men, as he raised his gun. “Mr. Wu. You are the only one remaining! I don’t want to say anymore. Just drop your weapon and surrender. This way, you might still live for a few more days. If you choose to continue, don’t blame me!”

It was quite behind the car.

Dong Xuebing is not in a hurry. This man is the mastermind, and it’s beneficial to keep him alive.

Seeing the coast is clear, Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu got out of the building carefully. They picked up the guns from the bodies in front of them and got closer to Dong Xuebing slowly.

“Xiao Dong…” Hou Qing called out to Dong Xuebing but did not know what to say.

Dong Xuebing turns to her. “Sister Hou, can you all secure the area and make sure all of them are killed?”

Hou Qing nodded and started checking the surroundings and cars. Xiao Wang was afraid some of the criminals were feinting death and went over to kick those bodies carefully. But Hou Qing stopped him and told him not to waste his effects. Xiao Wang blushed. Hou Qing is right. All the bodies were shot in their heads, and there’s no way for them to survive.

After checking the area, Hou Qing was relieved. “There’s no one left.”

Brother Yu was excited. This gunfight is too one-sided and ended too fast!

Dong Xuebing smiles and shouted. “Mr. Wu. Have you decided?” The Boss did not reply, and Dong Xuebing continued. “I will give you three seconds! If you still don’t surrender by the count of three, you will bear the consequences!” Dong Xuebing made a hand gesture to ask Hou Qing to get ready.

Hou Qing shouted. “Surrender now! You will not escape!”

Xiao Wang counted. “One…”

“Two…”

“Three…”

Dong Xuebing frowned and was about to get around the car.

But at this moment, something unexpected happened!

Ding! It was the sound of a pin dropping, and a small black object was thrown out from behind the car. One meter, two meters, three meters… towards Dong Xuebing, Hou Qing, and the rest. Three meters… two meters… one meter… it was at this very moment, Dong Xuebing and the rest saw what that black object is. It’s a hand grenade!

Dong Xuebing and the rest were stunned! Grenade?! How come the Boss has a grenade with him?!

All of them were too careless. None of them had expected their opponent still has such a dangerous weapon!

“Get down!” Hou Qing turned pale, and all of them got onto the ground!

Ding…

Thud…

The grenade landed on the ground and bounced twice!

Boom! It exploded after the second bounce!

Dong Xuebing, Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu, were blasted into pieces!

It was total darkness, and Dong Xuebing knew he is dead. Damn! He had killed almost everyone but ended up getting killed by a grenade at the final moment?! How did they get hand grenades?! The impacted area is too big, and even if he uses BACK, there is no way to avoid it. He can’t be running dozen of meters within one or two seconds. Even if he can escape from the grenade, what about Hou Qing and the rest?! He also does not have much time left on his power! He is unable to return too long into the past! What should he do?

That’s it!

Dong Xuebing suddenly had an idea!

BACK six seconds!

The scene in front of Dong Xuebing changed!

“Surrender now! You will not escape!”

“One…”

“Two…”

“Three…”

Dong Xuebing suddenly shouted. “Get down!”

Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu paused for a second, but when they say the small black object thrown from behind the car, they quickly get onto the ground!

That is a hand grenade!

Hou Qing shouted. “Xiao Dong! Get down!”

Dong Xuebing did not get onto the floor. He took a step forward and positioned himself at where the grenade will land. He raised his leg, like someone taking a penalty kick. The next moment, the grenade landed centimeters in front of Dong Xuebing, and he kicked it upwards lightly!

Ding!

The grenade was kicked upwards to the sky!

Dong Xuebing quickly got onto the ground!

Boom! The grenade exploded! The blast wave pushes them downwards into the ground!

Shards were flying everywhere, but most of them were towards the sky, and the people below the blast were not hurt!

Dong Xuebing was relieved as he got up from the ground. Hou Qing and Brother Yu were stunned. Kicking a grenade away?! What the f**k?! How daring is this person?! How fast is his reaction?! What Dong Xuebing did was beyond their comprehension! They had never heard of anyone doing such a thing before in their lives!

The Boss, hiding behind the car, saw everything and was stunned. He immediately throws his gun on the ground!

“I… surrender!”

This guy cannot be killed by guns and even dare to kick a grenade away! How is he going to continue fighting?

The Boss had never met a Police Officer like this guy before and had given up hope on escaping.

Dong Xuebing was afraid the Boss might be playing tricks, or there will be a second grenade. He waved to Hou Qing and the rest to step back before he walks over to the Boss cautiously. He walked around the car and saw the Boss sitting there panting. The Boss is not holding any guns or grenades, and Dong Xuebing is relieved. “You should have surrendered earlier! Where did you hide the relics?”

The Boss kept quiet.

Dong Xuebing did not want to waste time and pointed his gun at the Boss’s head.

The Boss sighed and pointed to a Honda Accord in front.

Xiao Wang got closer slowly and pointed his gun at the Boss.

Dong Xuebing kept his gun and walked towards the Accord with Hou Qing. The rear passenger seats are empty, and there is a big box underneath the seats. Dong Xuebing opened the passenger door and carried the box out, while Hou Qing opened the boot. The scepter from the Liao dynasty, the porcelain container from the Song dynasty, and the rest of the relics were in the boot and were not damaged. Dong Xuebing and Hou Qing were relieved as they were afraid the relics would but damaged in the explosion and gunfights earlier.

Now, only the most critical Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread is missing!

Dong Xuebing looks at the long box he pulled out from the car. He reached over and opened it carefully.

The greyish jade pieces were tied together into the shape of a man, and the threads were not golden color. It looks old and dirty. Brother Yu saw it and asked. “Is this… fake?”

Hou Qing is not sure.

Dong Xuebing shook his head. “This item is more than a thousand years old. The jade pieces will not look like the jade we have now, and the gold threads have been corroded. It’s already a miracle for it to be preserved in this state. Ah… finally, all the stolen relics have been found! This is definitely authentic.” Dong Xuebing knows about antiques than the rest and could tell the authenticity with one glance.

Everything is over!

The stolen relics have been recovered!

Dong Xuebing and Hou Qing looked at each other and sighed in relief.

Back at the car, Dong Xuebing found a pair of handcuffs from a body. It should belong to Xiao Wang or Brother Yu, and he cuffed the Boss. He waited for a while, but the boat did not appear. Dong Xuebing is unsure if the people on the boat saw what happened there through binoculars, or they had not received instructions from the Boss. But in conclusion, the boat that is supposed to come will not be arriving.

Brother Yu said. “Call the Bureau.”

Xiao Wang used the Boss’s mobile phone and called their Bureau. Dong Xuebing and Hou Qing shook their head. Although they are in a secluded location, with the gunshots and grenade explosion, the Public Security should have sent their people over. Is this the way how things work here? Xiao Wang could tell what Dong Xuebing and Hou Qing were thinking and said embarrassedly. “There is an accident in the Western district, and there is a bad traffic jam.”

Brother Yu interrupted. “This time, it’s all thanks to Xiao Dong. You are a sharpshooter.”

Hou Qing looks at Dong Xuebing. “Are you… from the Armed Police?”

Dong Xuebing shook his head. “I am from Public Security.”

Public Security? How can someone from the Public Security so good at fighting? Of course… even the officers from the Armed Police department cannot be as good as him!

Everyone relaxed after everything had ended. They looked at Dong Xuebing from head to toes again. All of them can still remember what happened earlier during the gunfight, and it felt like a dream!

“Ah!” Xiao Wang exclaimed suddenly. “I remember it now! Dong Xuebing! You are Chief Dong from Yan Tai County?!” Brother Yu was confused as he had not heard about this person before. Hou Qing frowned and tried to recall. Xiao Wang looked at Dong Xuebing and said excitedly. “Nine out of ten escapees from the prison had run to Yan Tai County and hid in a school. They held the students and teachers as hostages, and I heard you pretended to be a hostage and killed all of them with your hands cuffed. Is it true?”

Hou Qing heard what Xiao Wang said and remembered who Dong Xuebing was. She gasped. “A few days, the Mayor was held hostage, and a bomb was strapped on her. You are the one who defused the bomb and rescued her! I heard you had also risked your life to save many people in a landslide, and ended up getting buried alive. You are that Chief Dong?!” The public might not know a lot of things about Dong Xuebing, but they are all from the same ministry and can easily find out about his deeds.

Dong Xuebing smiled. “Yes.”

“It’s you?!” Xiao Wang’s eyes opened wide.

Hou Qing looks at Dong Xuebing. “I read on the papers… you are injured, right?”

Dong Xuebing nodded. “Yes. I was just discharged from the hospital.”

Brother Yu was stunned. He had still been calling Dong Xuebing as Xiao Dong and thought he is just an ordinary officer. Chief Dong? A Bureau Chief?! Dong Xuebing is several ranks above him, and the events mentioned by Xiao Wang and Hou Qing shocked him. This guy can defuse a bomb, kill nine escape fugitives with his hands cuffed, and even survive after getting buried in a landslide. He almost swears when he recalls about the gunfight earlier. Is this person even human?! What is he made of?

Brother Yu thought back to the time when they were still in the basement. At that time, Dong Xuebing said he wants to rush out alone, and Brother Yu was still laughing at him in his heart.

But now, Brother Yu felt that Dong Xuebing could easily kill all of them even if their numbers are doubled!

This guy is on another level!

Chapter 275 – Got locked up!

Five minutes later.

Eastern coast of Zhang Ze City.

Police sirens can be heard from a distance, and seven to eight police cars arrived.

After a while, police cars surrounded the area, and all the officers alighted with their guns drawn. At the back, a team of armed police officers in full combat gear raised their automatic guns and were ready to storm the area. They saw the bodies of men in suits on the ground, and all of them were shot int the head. Other than Dong Xuebing, Hou Qing, Xiao Wang, and Brother Yu, there were no survivors. Even their top sharpshooter cannot shoot everyone in the head during a gunfight.

Sun Hai alighted from his car.

Xiao Wang and Brother Yu went up to greet him. “Chief Sun.”

Sun Hai looked around and asked. “Where are the relics?”

Brother Yu replied. “All the relics are recovered. The mastermind is arrested, and the rest of the criminals are shot dead.” Hou Qing and Dong Xuebing also walk over. But when they heard what Brother Yu said, they started to frown. Brother Yu made it sounds like it was all his credit.

Sun Hai nodded. “Good job! I will report your contributions to the higher-ups!”

Xiao Wang smiled embarrassedly. “We had not done anything. Chief Dong was the one who killed all those criminals.”

“Chief Dong?” Sun Hai looks towards Dong Xuebing.

Dong Xuebing extended both hands for a handshake. “Chief Sun, I am Dong Xuebing from Yan Tai County Public Security.” Sun Hai is a Bureau Chief with Zhang Ze City. Regardless of whether he is the Bureau Chief or Deputy Chief, his rank is above Deputy Director, and Dong Xuebing had to show his respect.

Sun Hai heard Dong Xuebing is from a County’s Public Security and thought nothing of him. “Well done.”

Hou Qing also introduced herself and shook hands with Sun Hai.

Sun Hai did not care about Dong Xuebing and Hou Qing and is not bothered to find out who was the one that recovered the relics. He only cared about the relics and ordered his men to surround the Honda Accord. He even went over to verify the items before calling his higher-ups.

When Chief Sun is checking the recovered relics, Brother Yu did not stay still.

A few officers went up to him. “Brother Yu, you are injured?”

“I’m fine. It’s just a minor injury.” Brother Yu laughed.

“Congratulations. You will be getting the credit for solving this case.” A young officer laughed.

Another officer added. “That’s right. The whole country is talking about this case, and you managed to solve it.”

Brother Yu smiled and shook his head. “Xiao Wang and I just happened to past by, and we didn’t do much.” He was telling the truth but sounded like he is modest.

Hou Qing frowned. Xiao Wang cleared his throat but did not say anything.

Dong Xuebing does not like Brother Yu in the first place and felt disgusted by what he says now. This guy had not made a single contribution from the start to the end. He is a burden to them. Because of him, Dong Xuebing had to change his plans, and the criminals almost escaped. When Dong Xuebing is going out of the basement to catch those criminals, Brother Yu was unwillingly to follow and had no intentions to recover the relics. If Hou Qing did not insist on going out to help Dong Xuebing, he would still be hiding in the basement, waiting for reinforcements. Now, he is trying to make it look like he had made significant contributions to this case.

Dong Xuebing does not mind sharing the credit with others. Brother Yu and Xiao Wang were not much help to him, but they should get at least a Third-class merit or Second-class merit. After all, all of them were in a life or death situation together, and Dong Xuebing and Hou Qing will include them in their reports.

But what is going on now?

I still have not say anything, and you are trying to get credit?

I had saved your life! Don’t you think you are ungrateful?

Brother Yu did not care so much. He had been waiting for his promotion for too long, and will never give up this opportunity. Furthermore, he had said he did not help much in this case, and it is the leaders who interpreted his answers as being modest.

Hou Qing laughed softly and looks at Dong Xuebing. “This Xiao Yu is trying to get all the credit.”

Dong Xuebing does not care about him, and he can say whatever he wants. Anyway, he will get at least a First-class merit for this case. “Sister Hou, thanks for providing the cover earlier. If not for you, it will not be easy for me to kill all those criminals.” Dong Xuebing is hinting to Hou Qing that he will include her in his report.

Hou Qing laughed. “I know my standards. I had not shot anyone of them and even created trouble for you. How can I still ask for any credit? Haha…”

Look at how Hou Qing speak. Dong Xuebing has a favorable impression of her. Firstly, Hou Qing had gone undercover to investigate the stolen relics, and is not like Brother Yu and Xiao Wang. They just happened to past by this area and were caught by those criminals. Secondly, Hou Qing knew the situation is not in their favor. However, she still persuades Brother Yu and Xiao Wang to go out of the basement to help Dong Xuebing. The shots she fired might not provide adequate cover for Dong Xuebing, but at least she tried to stop those criminals from escaping, unlike Brother Yu.

After a while, Dong Xuebing felt it’s time to speak to Sun Hai. He walked over to Sun Hai and said. “Chief Sun, the case is over. I will drive the car with the relics back to the province to the Provincial Administration of Cultural Heritage and Provincial Museum for authentication before returning them to the Museum.”

Sun Hai gave a cold reply. “No. We will handle this ourselves.”

Dong Xuebing’s face changed. “What do you mean?”

Sun Hai ignored Dong Xuebing and ordered an officer. “Bring the mastermind back for interrogation and try to get more clues. Bring the relics back to the Bureau too.”

“Yes, Sir!” That Officer walks off.

Dong Xuebing got mad. “Chief Sun, you can bring that person back, but the relics…”

Sun Hai frowned and interrupted Dong Xuebing. “You are from Yan Tai County, right? I will inform your contributions to the higher-ups. Just go to the hospital with them to treat your wounds. We will take over from here.” What Sun Hai meant is this case will be taken over by Zhang Ze City and has nothing to do with Dong Xuebing.

Damn!

Dong Xuebing got furious. He knows that since this case happens in Zhang Ze City, it will be impossible to get around them. That’s why Dong Xuebing is willing to handover the Boss to the local Public Security Bureau and let them follow up on the case. This is like giving them part of the credit, but Dong Xuebing is the one who recovered the relics. He will not pass this credit away. This credit belongs to him and Yan Tai County, and the media must report that this case is solved by Yan Tai County’s Public Security.

But now, Sun Hai is trying to claim all the credit for himself?!

Dong Xuebing could not stand it anymore. Since the time he was locked up in the basement until he shot all the criminals and recovering the stolen relics, it was all his credits and had nothing to do with others. Even after all the criminals were killed and the mastermind arrested, Zhang Ze City’s Public Security Bureau’s men arrived late. They had not contributed anything, and now, they are trying to snatch all the credits from him.

How can anyone be so shameless?!

Dong Xuebing suppressed his anger and said. “Chief Sun, it is our Yan Tai County Public Security who had investigated this case from the start. We had investigated from these criminals’ hiding spots to recovering all the stolen relics. I don’t mind you all bringing back the mastermind and conducting the follow-up investigations. But the relics… shouldn’t the relics be brought back to Yan Tai County?” Dong Xuebing is not only doing this for himself but also Yan Tai County.

Sun Hai did not expect a lowly leader from a County Public Security to talk back at him and took a glance at Dong Xuebing. “This case happened in Zhang Ze City, and it’s right for us to take over from this. These relics are critical evidence in this case. How can we let you bring it back? If you want anything, get your leaders to speak to me!” He is implying that Dong Xuebing’s rank is too low to speak to him.

Dong Xuebing had underestimated this case.

This is a case that had attracted the attention of the whole nation. Since Sun Hai comes across this case, he will not let this opportunity slip. He does care who had killed all the criminals, or who recovered the relics. Everything happened in Zhang Ze City, and this case belongs to him. If Dong Xuebing is from a City’s Public Security Bureau, he might still speak to his superiors. But Dong Xuebing is from a small unknown County, and he felt he does not need to discuss anything with him.

Dong Xuebing looks at Sun Hai in his eyes. “You can get someone to accompany me when I bring the relics back to the province.”

“No need.” Sun Hai was getting irritated. “I said we would handle everything. Don’t you understand what I said?”

Damn! Dong Xuebing exploded! “Chief Sun! You are too much! I am the one who investigates this case, and I am the one who solves it. Now, I don’t even have the authority to bring back the relics?! How can you all take away my credits like this?!”

“What did you say?!” A Public Security Bureau Officer shouted at Dong Xuebing.

Brother Yu and Xiao Wang were standing nearby but did not say anything.

Dong Xuebing is not afraid of anyone. The way Brother Yu and the leaders from Zhang Ze City behave had pissed him off. “I want to know where are your people when the criminals are hiding in Zhang Ze City? When I was firing at those criminals, where are you all? Oh, now I had shot all the criminals, and recovered the relics, you all appeared and want to kick me out? Who does things like this?!”

Sun Hai’s face changed.

A leader from Zhang Ze City Public Security said. “Hey comrade, don’t think you are the only one who contributed to this case. Our Zhang Ze City’s officers had participated in this case too.”

Dong Xuebing sneered. “Who? Brother Yu? Sure. You can ask him what he did to solve this case?”

Brother Yu kept quiet, as he could not say anything now.

Dong Xuebing looked at Brother Yu and nodded. He had met many ungrateful people in his life, and Brother Yu is only one of them!

Hou Qing, who had been standing beside, also felt Zhang Ze City’s leaders were too much.

Sun Hai did not care about how Dong Xuebing thinks and can’t be bothered with him. He waved to his men. “Alright. Bring the relics back to the Bureau now!”

Dong Xuebing turned and stood in front of the Accord. “If we don’t make things clear, no one will leave!”

Sun Hai’s face turned cold and shouted. “You want to create trouble here, right?! Get him out of the way!” Sun Hai was pissed by Dong Xuebing. He is the Chief of Zhang Ze City’s Public Security Bureau. How can he listen to someone, lower rank than him, from a County Bureau?!

Two police officers rushed forward and tried to grab Dong Xuebing. Dong Xuebing had almost lost his mind. You still want to arrest me?! He immediately unleashed a kick. But the Officer on his left dodge the kick, and Dong Xuebing rush forward and gave him a right hook!

Bam! That skinny Officer took a few steps back and groaned in pain.

The Officer on the right immediately draws his gun and points it against Dong Xuebing’s head. “I dare you to move!” The bodies on the ground were evidence of Dong Xuebing’s fighting power, and the Officer is wary of him. That’s why he decided to draw his gun.

A gun?! You are pointing a gun at me?! Dong Xuebing looks at the Officer coldly. “I dare you to shoot me! Who are you trying to scare?!”

The situation becomes tense suddenly!

Sun Hai looked at Dong Xuebing and asked. “Show me your identification!”

“Hmph! When did you see, an officer brings his identification with him on undercover investigations?” Dong Xuebing asked Sun Hai back.

Sun Hai nodded. “Without any identifications, how do we know you are from Public Security? Bring him back for investigations!” Sun Hai is furious now.

Two other officers heard Sun Hai and pointed their guns at Dong Xuebing. “Come with us!”

Hou Qing panics. “Put down your guns! We are all from the same department! I can verify Chief Dong is from Public Security! Just let him make a phone call to his unit, and you all can verify his identity!”

The officers from Zhang Ze City Public Security Bureau ignored Hou Qing, and only followed their Leader’s orders. All the officers point their weapons at Dong Xuebing and force him into the car. It was like escorting a dangerous convict. Brother Yu looks on without saying a word. He seemed to have forgotten Dong Xuebing had saved his life. On the other hand, Xiao Wang was panicking. He tried to speak up for Dong Xuebing, but Brother Yu pulled him back. He points to Chief Sun, and Xiao Wang can only sigh.

Dong Xuebing had reached a boiling point. He had painstakingly infiltrated Hai Bing Bath Parlor to wash towels for several days. He even risked his life to save the two Zhang Ze City Officers. Now, the case is solved, but all the credits were snatched away from him, and they even pointed their guns at him?!

Fine!

Just wait and see!

Sun Hai did not want to arrest Dong Xuebing. For someone who can kill so many criminals with headshots and find out the criminals’ hiding place through some clues, it is not an ordinary person. But Dong Xuebing had talked back to him several times. This is insubordination and even hit his men in front of his officers. If he still doesn’t do anything to Dong Xuebing, he will lose respect from his men. No identification is a good excuse to bring Dong Xuebing back. He is only exercising within his authority, and no one can say anything. At most, he will release Dong Xuebing later at night.

What Sun Hai is considering is how to get information from the Boss. He wants to arrest everyone that was involved in this case. This way, Zhang Ze City Public Security Bureau can claim all the credit, and add points to his resume. These are the only things he is concerned with.

The police cars drove back to the City.

All the officers were excited. This is a major case, and all of them will get some credit for solving it.

In the police car, Dong Xuebing narrowed his eyes. He had been with Xie Huilan for too long and got her habit of narrowing eyes.

The Officer who was punched by Dong Xuebing was sitting beside him. “You dare to hit me?! I will make sure you regret it!”

Dong Xuebing gave him a stare. “Shut up!”

That skinny Officer immediately took out his handcuffs. “Try staring at me again?!”

Dong Xuebing sneered. “Stare at you? I’m afraid you will dirty my eyes!”

“F**k!” The Officer was furious and cuffed Dong Xuebing’s hands!

You dare to handcuff me?! Dong Xuebing suppressed his anger. “Fine. Young man, I will remember you.”

An older Officer kicked the Skinny Officer lightly. He is indicating to him not to go overboard. Every one of them knows Dong Xuebing is from the Public Security and will be released soon. Chief Sun is only bringing him back to the Bureau to vent his anger, and there is no need to make matters worse. But that skinny Officer did not care. He was punched in front of everyone and felt humiliated. Consequences? He does not need to care about the consequences. Even if Dong Xuebing is a leader from a County’s Public Security Bureau, they are from different regions. How can Dong Xuebing take revenge on him?

After a while, the car entered Zhang Ze City Public Security Bureau.

The Police car stopped, and that skinny Officer pushed Dong Xuebing from the back. “Get out!”

Dong Xuebing was escorted off the vehicle and saw the Boss being handcuffed and escorted off another police car beside him. The Boss saw Dong Xuebing was being handcuffed and sneered at him, before being led away. The skinny Officer gave Dong Xuebing a hard push on his back and was brought away in another direction.

A few minutes later, Dong Xuebing was brought to a small room.

Before the skinny Officer leaves the room, he said. “We will verify your identity. If you are really from the Public Security, we will talk again. If not, you will stay here!”

Bang! The door was slammed shut!

The room only has a small window with grills, and nothing else. It was dark and did not even have a chair or table. Dong Xuebing knew this is not a detention room, but a dark room. His county Bureau also has a room like this.

Dong Xuebing looks at the cold walls of the room, and the handcuffs on his hands. He suddenly felt sad. He had put in his best efforts and even risked his life to solve this case. But in the end, he was locked up in a dark room with handcuffs. All the blood in his veins is boiling!

This will not end like this!

I will not let this matter rest!

Chapter 276 – Blow up this matter!

Noon. Yan Tai County.

County Public Security Bureau, Bureau Chief Office.

Hu Silian asked over the phone. “Chief Liang, have you found Chief Dong?”

“Not yet.” Liang Chengpeng frowned. “I had increased the number of people to search for him. But we still have no news.”

“I heard Chief Dong had gone for a vacation and is going to climb a mountain. Do you know which mountain he went to?”

Liang Chengpeng sighed. “I checked, but we don’t know. Even Chief Dong’s mother does not know anything about this.”

Hu Silian mumbled to herself. “What is happening? How can someone disappear like this?” She paused for a second and said. “Mayor Xie is very concerned about this and had asked about Chief Dong three times this morning. She asked me to tell you to get more people to look for him. Contact the Police in other areas to keep a lookout for him. You must find him as soon as possible. Sigh… I hope he is not kidnapped.”

Dong Xuebing had gone missing.

No one can contact him for almost a week.

At the start, no one thought anything about it, because the Bureau had given Chief Dong one week off from work because of his injuries. Chief Dong also told the higher-ups that he will be going for a vacation with his friends and will be climbing a mountain. He informed me that there will not be a signal in the mountains and will be uncontactable. But one week was over, and he did not return to work. His handphone is off, and no one answered at home. Even his mother, Luan Xiaoping, and his friends do not know where he is. Everyone noticed something was off. Luan Xiaoping rushed to Dong Xuebing’s apartment in the Public Security Bureau Family Quarters with the officers from the Bureau.

But Dong Xuebing was nowhere to be found.

Dong Xuebing’s phone, keys, Identification card, work pass, etc. were still in his apartment!

Leaving the phone at home is still fine. But if Dong Xuebing is going on a vacation, he should bring his Identification card and work pass. An identification card is required to buy air tickets. Without his Identification card, he cannot go anywhere. Something is off!

An investigation and search are conducted immediately!

But after searching for the whole day, there is no news of Dong Xuebing. He seems to have disappeared into thin air!

Everyone knows Chief Dong had offended many people because of the cases he was involved in, and no one can guarantee that he is not kidnapped. More manpower was utilized to look for Dong Xuebing. To date, Dong Xuebing had disappeared for over a week, and no one knows if he is still in Yan Tai County now!

Dong Xuebing had disappeared!

No one can find him!

……

“Where did Xiao Dong go?!”

Liang Chengpeng puts down the phone. He is under a lot of pressure to find Dong Xuebing, as Mayor Xie will call him every few hours. Everyone can tell Mayor Xie is very concerned about this matter. Liang Chengpeng is also worried about Dong Xuebing, as Dong Xuebing is his most capable subordinate. No one even knows if he is still alive…

Ring… ring… ring… the phone on the desk rang again.

Liang Chengpeng answered. “Hello?”

“Chief Liang, someone is looking for you.” It was the command center called. “It is someone from Lui An City Public Security.”

“Let the other leaders handle this. Other than information about Chief Dong, don’t report to me!”

The Deputy Office Director said. “Chief Liang. This call might be related to Chief Dong. The caller is a woman, and she said she has something important to tell you. She also mentions about Chief Dong and the Provincial Museum break-in case. But she only wants to speak to you directly and not anyone else.” There was a short pause. “The other line had not hung up. Do you want me to transfer the call to you?”

Liang Chengpeng immediately said. “Connect the call now!”

“Yes. Please wait for a moment.” There was a beep on the line.

The line got through, and Liang Chengpeng immediately say. “I am Yan Tai County Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng. Who are you?”

“Good afternoon, Chief Liang.” A woman replied. “I am from the investigation branch of Lui An City Public Security Bureau. My name is Hou Qing. I will keep things short. I heard your side is looking for Chief Dong? Chief Dong might not be able to contact you all now. He… he might be in trouble now.”

Liang Chengpeng frowned. “What happened?”

“Chief Dong had gone to a bath parlor in Lui An City to investigate the case of the stolen relic as an undercover officer.”

“Undercover?” Liang Chengpeng was shocked. “How come I am not informed?”

“Maybe Chief Dong cannot confirm the information, or he was just trying his luck.” Hou Qing continued. “I was also ordered by my Bureau to investigate a list of suspects, and I went to Hai Bing Bath Parlor to investigate this case. In the end, the relics are found to be with them…” Hou Qing told Liang Chengpeng everything that happened over the past few days.

Liang Chengpeng finally understood why no one could get in touch with Dong Xuebing!

……

Yan Tai County Party Committee.

The Party Committee meeting is ongoing in one of the meeting rooms.

Xiang Daofa, Xie Huilan, Cao Xupeng, Huang Li, etc. were in the meeting, discussing a proposal on road planning. Xiang Daofa was speaking to everyone when his secretary rushed into the room. Xiang Daofa was not pleased, but Secretary Zhou went up to him and said something in his ears for two minutes.

The ten committee members at the meeting stopped what they were doing and looked at Xiang Daofa.

After a while, Xiang Daofa banged the table angrily. “How can this be happening?!”

Secretary Zhou finished his report and stood aside.

Everyone looks at Party Secretary Xiang puzzledly.

Xiang Daofa said with an angry expression. “Public Security Bureau’s Chief Dong had solved the Provincial Museum break-in case!”

Xie Huilan, Cao Xupeng, and the rest of the committee members were stunned. Chief Dong is found, and he had solved the case? This is good news for the County. Why is Party Secretary Xiang so angry?

Xiang Daofa continued. “But the location where the case was solved is in Zhang Ze City. The local Police had forcefully taken over the case and even locked Chief Dong up!” Xiang Daofa turned to look at his secretary, and Secretary Zhou explained the situation to the rest of the committee members.

Everyone’s face changed!

Cao Xupeng shouted angrily. “What is Zhang Ze City doing?! How can they do this?!”

“Arresting Chief Dong for not having his work pass with him?! All they need to do is to call us and can verify Chief Dong’s identity!” Huang Li said angrily. “This is a lame excuse! They are just trying to snatch Chief Dong’s credit!” Even a moron can tell what Zhang Ze City is trying to do. Forcefully taking over the case and reporting it to the Provincial Government that they are the ones who solved this case and Yan Tai County will have nothing to do with it!

Xie Huilan narrowed her eyes. “Such a clever plot.”

Huang Li looked at Xie Huilan, and he knew she is furious.

Xiang Daofa looked at Xie Huilan. “Mayor Xie, I will contact the City Government, the Provincial Public Security Bureau…”

“I will speak to the Provincial Public Security Bureau!” Xie Huilan said.

Xiang Daofa nodded. “Ok! Meeting dismissed!” The Party Committee was canceled.

This case is too sensitive. Political points, honor, and reputation will go to the one who solves this case, and this is no longer Dong Xuebing’s problem. It is now the whole of Yan Tai County’s problem. At this moment, Xie Huilan’s faction and Xiang Daofa’s faction had put aside their rivalry and join forces against Zhang Ze City. They must not let Zhang Ze City get all the credit!

Back in his office, Xiang Daofa immediately calls the City Government. “Secretary Xu, the Museum break-in case is solved… Do you know about it? Yes… but it is our Public Security that followed the case from start to end… yes… It’s Dong Xuebing… now, the person who solved this case is arrested and locked up by Zhang Ze City’s Police. They are claiming that they are the ones who solved this case.”

In another office, Xie Huilan also started making calls to her contacts.

But Xie Huilan did not call the Provincial Public Security Bureau first. To the Provincial Public Security Bureau, the side who solves this case is not important. They only want to recover the relics, and the case happened in Zhang Ze City. It will take more than a few months to settle this dispute. So, Xie Huilan thought for a while and called an old friend of hers.

“Hello, Xiao Li?”

“Yes, Director Xie… Oh… I should address you as Mayor Xie now.”

“I need your help. Is it convenient to speak now?”

“Yes. Go ahead.”

“Alright. Are you still working at People’s Daily? Do you know any people in our Province’s Zhang Ze City? Yes… ok. Get some reporters to go to Zhang Ze City… yes… Do what I say… when they reach there….” This call lasted seven to eight minutes.

After hanging up, Xie Huilan thought for a while and called another number. “We found Xiao Bing. Don’t worry.”

Qu Yunxuan, who was on the other line, sighed with relief.

Dong Xuebing does not know that both women had exchanged numbers.

……

Two hours later.

Zhang Ze City, Public Security Bureau.

In the darkroom, Dong Xuebing was feeling giddy due to hunger. The past few days as an undercover officer, he had been tensed and had not slept or ate well. Since this morning, he had not eaten, and it is afternoon now. Other than a bottle of mineral water thrown into the room by that skinny officer, he was not given any food. This increased Dong Xuebing’s anger towards them! You all cannot catch those criminals, and after I killed most of the criminals and recovered the relics, you all arrested me. WTF!!!

Dong Xuebing could hear some commotion outside of the room, and it seems that a leader from the Provincial Public Security Bureau will be visiting.

Yes. Dong Xuebing had wanted to bring the stolen relics to the experts in the Province for authentication and, at the same time, return the relics to the museum. This way, Yan Tai County will get the credit. If the Province sent their people over, and the case happened in Zhang Ze City, there will be a dispute. But Zhang Ze City had gone overboard. Dong Xuebing had let them conduct the follow-up investigations, and they are still not satisfied. They even want to get the credit of recovering the relics! This is too disgusting!

Creak…. The door opened, and Dong Xuebing was blinded by the lights outside.

The skinny officer and an older officer entered the room. Dong Xuebing looked at them and sneered.

“Alright. We had verified your identity with Yan Tai County. You are indeed from Public Security.” The skinny officer smacked his lips. “You are free to go.”

This is an order from Public Security Chief Sun Hai. He had only wanted to give Dong Xuebing a warning and did not really want to lock him up. Now, a leader and antique experts from the Province are arriving. A report on how the case was solved is required, and no one can cover up Dong Xuebing’s contributions in this case. Even Sun Hai cannot cover it up. But since Zhang Ze City will get the credit for solving this case, there is no point in locking Dong Xuebing any longer. Furthermore, the leader from the Provincial Public Security will want to meet the officers involved in solving the case. He must not let the leader see they had locked up a fellow officer who had helped in this case.

Dong Xuebing did not move.

The skinny officer frowned. “Do you hear me?! Get out now!”

Dong Xuebing laughed. “Who are you to ask me to get out?!”

“You still don’t remember your lesson and want to remain here?!” The skinny officer was about to rush over!

The older officer quickly pulls him back and turns to Dong Xuebing with a smile. “Chief Dong, it was a misunderstanding. We are also following orders. Now, we can confirm that you are from Public Security, everything is fine. The convoy from the Province is arriving, and there might be a recognition ceremony later. If you don’t go out, the Province will not know about your contributions in this case, and you will not get any award.”

Dong Xuebing laughed. “Award? I don’t want it now!”

The older officer was stunned.

“You all claimed that it is Zhang Ze City that solves this case, right? Fine. Then you all can explain to the higher-ups! I have nothing to do with this case, and it’s all Zhang Ze City’s credit!”  Dong Xuebing gave them a side-glance and said. “Try asking around who I am! You think it is so easy to arrest me? I will tell you all right now! You all want me to leave?! Forget it! If no one can give me a good explanation, I will remain here for the rest of my life!”

The skinny officer was about to blow his top at Dong Xuebing.

That older officer gave the skinny officer a stare. “You shut up!”

The skinny officer turned pale and kept quiet.

The older officer looked at Dong Xuebing and took out a bunch of keys. “Chief Dong, it must be uncomfortable for you. Let me remove your handcuffs.”

Dong Xuebing moved his hands away and laughed. “No… I feel comfortable to be handcuffed. Just leave it on.”

The older officer’s heart skipped a beat and have a bad omen.

Dong Xuebing waved his handcuffed hands and coldly said. “I want to see if anyone is willing to stand up for me. Arrest me?! We will let the whole nation be the judge and let them know the true colors of Zhang Ze City!” He laughed and continued. “Even without me, it will be fine. You all can report the higher-ups that it was that Brother Yu who solved this case. He is the one who found out the criminals’ hiding place, and he shot all of them. After that, you all can collaborate on the report. Everything will be fine. Zhang Ze City will get all the praises and credit. Why do you all need me to go out?!”

The two officers knew this matter would be blown out of proportion and quickly leave the room to report.

Sun Hai knew about it, and his face changed. “He refused to leave?! What is he trying to do?”

The skinny officer said. “Chief Sun, let me and Old Chen carry him out forcefully.”

Sun Hai shook his head. He does not want to blow up this matter. He thought Dong Xuebing is only a low-rank officer from a County, and should not be a problem to give him a warning. But now, this matter had gone out of hand. This person is refusing to leave the darkroom, and if he does not leave, his plan might be messed up. He thought for a while and got an idea. He found Yan Tai County Public Security Chief Liang Chengpeng’s number and called him.

……

Yan Tai County.

Mayor’s office.

Liang Chengpeng is reporting to Xie Huilan on the current situation when his phone rang. It was an unknown number, but Xie Huilan asked him to answer. Liang Chengpeng answered, and after about three minutes, he hangs up with a terrible look. “Mayor Xie, it’s the Zhang Ze City Public Security Chief Sun Hai.”

Xie Huilan smiled and looked at Liang Chengpeng. “Oh? What did he say?”

Liang Chengpeng said. “He had confirmed Xiao Dong’s identity and is about to release him. But Xiao Dong refuses to leave the darkroom.”

Xie Huilan laughed. “This Xiao Dong… I knew he would not let others take advantage of him!”

Liang Chengpeng smiled wearily. He knew about Dong Xuebing’s foul temper well. Dong Xuebing is not someone who allows others to step all over him. After getting arrested, he will surely create havoc to get back at Zhang Ze City Public Security. When Liang Chengpeng heard Dong Xuebing was arrested by Zhang Ze City Public Security, he had a feeling that they will be getting into trouble. See… they are in trouble now. Everyone will get headaches when they mess with someone like Xiao Dong!

Xie Huilan asked. “What does Chief Sun want from us?”

“He asked us to speak to Xiao Dong and must think of the big picture. If Dong Xuebing continues to create trouble there, they will place Dong Xuebing under arrest for obstructing their line of duty.” Higher ranked officials have the authority to command the lower ranks. Sun Hai’s rank is higher than Xie Huilan and Xiang Daofa. He is a Deputy Bureau Director rank officer and is one of the city’s party committee members. “Mayor Xie, what should we do?”

Xie Huilan laughed. “We must follow Chief Sun’s instructions. Call them and ask them to pass the phone to Xiao Dong. I will persuade him myself.”

Liang Chengpeng looked at Xie Huilan and quickly made a call.

……

Zhang Ze City.

Dong Xuebing sat on the floor of the darkroom with his eyes closed. After the skinny officer left the room, the door was left open. But Dong Xuebing did not even look at the door as he has no intention of leaving. A few other officers tried to uncuff him but were chased away by him. This is evidence, and he will not let them take it away.

Ta… ta… ta… footsteps’ sounds got closer.

The skinny officer and the older officer returned to the room, holding a handphone.

Dong Xuebing looked at them lazily and closed his eyes again.

The older officer passed the phone over and said softly. “It’s your County Mayor. She wants to speak to you.”

Dong Xuebing was stunned for a second. Sister Xie? He immediately understood what was going on. Zhang Ze City cannot do anything to him and is trying to get his immediate supervisors to pressurize him. Dong Xuebing sighed in his heart and knew Sister Xie would surely ask him to stop his nonsense and think of the big picture. He took the phone from that officer and answered.

But what Dong Xuebing heard over the phone shocked him.

Xie Huilan only said one sentence. “Just remain in the darkroom! Leave the rest to me!”

Dong Xuebing got excited!

Damn! Sister Xie is asking me to blow up this matter!

People’s Daily

Chapter 277 – Alarmed!

Dong Xuebing hung up the phone and threw it back at the officers.

The older officer looked at Dong Xuebing and said. “Chief Dong, you still have not taken your lunch. Let’s go out and have some food.”

“Let’s go.” The skinny officer walks over to Dong Xuebing. “I will uncuff you now.”

Dong Xuebing leaned against the wall and replied coldly. “Go? Where am I going?! Didn’t you all hear what I said? If you all can’t give me a satisfactory answer, I will not go anywhere! Arrest me?! Handcuff me?! I will remain here until all these scores are settled! I want to let the Provincial leaders see your true colors!” Dong Xuebing had only wanted to create some problems for Zhang Ze City himself. But with Xie Huilan’s backing, he is more confident.

The older officer frowned. “Chief Dong, you…”

“Stop wasting time on him!” The skinny officer stepped forward and grabbed the keys from the older officer. “I don’t care if you want to remain here! I will uncuff you first!”

Dong Xuebing laughed at him. “It is easy to put the handcuffs on me, but it is not easy to remove it!”

The skinny officer shouted. “Shut up! Put your hand out!” He grabbed Dong Xuebing’s hands and tried to use force to uncuff him.

“Oh? You are trying to use force on me?” Dong Xuebing raised his brows and swung his hands upwards. Bam! The skinny officer was hit with an uppercut!

The skinny officer massaged his jaws and cursed. “F**k! You dare to assault an officer!?”

Dong Xuebing laughed. “Don’t try to slander me! I know about these tricks better than you. You are the one who asked me to put my hands out. All I did was follow your instructions. What’s wrong with that?”

The older officer pulled the skinny officer back. “Stop! Go back and report on the situation first!”

Dong Xuebing shouted. “Remember to bring a pillow and blanket over. I want a thick blanket, as I will be spending my winter here!”

The two officers reported the situation to Sun Hai in his office.

But Sun Hai had just received a call, informing him that the Provincial Public Security Leader and experts will be arriving in a few minutes. He does not have time to deal with Dong Xuebing. He thought for a while and told the skinny officer to lock the darkroom. Since Dong Xuebing refuses to leave the room, then I will lock him up temporarily and release him after the provincial leader leaves. He does not want Dong Xuebing to appear suddenly and say something inappropriate to the reporters. Sun Hai is used to covering up anything that is not to his benefit.

A few minutes later, the Provincial Leader and antique expert team arrived.

Reporters, who received the news, were also there. Sun Hai and a few other City Government Leaders were also standing outside of the bureau to receive the Provincial leader.

The darkroom.

Bam! The door was slammed shut suddenly, and Dong Xuebing can hear someone locking it from outside.

Dong Xuebing looked at the small window with vertical grills and sneered. After that, he sat on the floor and wait patiently with his head resting against the wall.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes…

Dong Xuebing overheard two Police officers speaking outside.

“The experts had verified those relics are authentic.”

“Really? Haha… our city will be in the limelight.”

“That’s right. Let’s go to the east building. I heard the Provincial Public Security Deputy Director Huo is here.”

Dong Xuebing’s heart went cold when he heard the excitement in Zhang Ze City Public Security Bureau. This honor should be his, but now, Zhang Ze City Public Security Bureau had snatched everything from him like a robber.

Not long later, a black figure past by the window.

One second later, the black figure returned and peeped through the window.

Dong Xuebing frowned and looked out of the small window. He saw a man outside. He thought he is one of the officers and was about to demand a blanket when that man points a camera at Dong Xuebing. He moved the camera about to adjust the focus to take pictures. Dong Xuebing was furious. I am already locked up, and you all still dare to take my pictures? What are you all trying to do? But suddenly, Dong Xuebing felt something was off. If this man is from Zhang Ze Public Security, why is he taking pictures of him so secretively?

Reporter!

This man is a reporter!

Dong Xuebing brightens up. He does not understand why this reporter comes over to take his pictures when they are supposed to report on the recovery of the stolen relics. The only possibility is that this reporter had gotten information that he is being locked up here and is planning to report on this. Xie Huilan was formerly a leader with the Central Publicity Department and had a wide network. This reporter might be sent by Sister Xie!

Who cares?!

Whatever the reason is, it is to my benefit!

Dong Xuebing immediately changed his facial expression and hung his head down. He put on a dejected and miserable expression.

Quick! Take my pictures!

Hurry up and take my pictures!

Click! Click! Click! After a few flashes, the black figure disappeared from the window.

At the same time, the sorrowful expression on Dong Xuebing’s face disappeared, and he started laughing to himself.

……

Yan Tai County.

County Mayor’s Office.

“Mayor, we received the pictures.” Hu Silian, who was in front of the PC, said.

Xie Huilan nodded. “Open up the pictures.”

Hu Silian clicked opened an email attachment, and it was the photograph of Dong Xuebing being locked up in a small darkroom. This should be a serious picture. Dong Xuebing was handcuffed and being locked up in a small dark room, but when they saw his facial expression, Hu Silian burst out laughter. She immediately realized that the Mayor is beside her and quickly covered her mouth while looking at Mayor Xie’s expression.

Xie Huilan smiled and said. “This Xiao Dong…”

Hu Silian knew why even the Mayor is amused by this photograph. If someone who is not familiar with Dong Xuebing saw this picture, he might think Dong Xuebing had been tortured or suffered from some grievances. But for the ones who know Dong Xuebing, this expression is too exaggerated, and he had purposely faked this expression.

Xie Huilan laughed and said. “Good! He is even handcuffed like a dangerous convict.”

Hu Silian could feel shivers down her spine. She could hear the coldness in Mayor Xie’s tone. “This picture…”

“Save a copy of it.” Xie Huilan said and took out her phone. “Hello, it’s me… Yes. I saw the picture. Just use this picture and sensationalized it… Yes. Thanks for your help. I will see the article in the evening papers? Ok. I know you are facing lots of pressure to do this. If your higher-ups want you to shoulder the responsibility, ignore them. I will transfer you to the Central Publicity Department.”

Hu Silian’s hand jerked and quickly pretended not to hear anything. She had worked for Xie Huilan for some time. But the longer she worked for her, the more she knows Xie Huilan is not someone simple. Central Publicity Department is a powerful department in the Central Government, and Mayor Xie can just transfer people into this department? Even if she had worked there previously, she would not have this authority!

……

About an hour later.

Zhang Ze City Public Security Bureau. Most people had left, and only the people from Public Security remain.

In an office, Provincial Public Security Deputy Director Huo looks at the officers from Zhang Ze City Public Security Bureau. “The mastermind is arrested, and all the stolen relics are recovered. You all had done a good job this time.”

Sun Hai smiled. “This is our duty.”

Deputy Director Huo nodded. “We will take over that Boss and the stolen relics, and the Provincial Public Security will conduct the follow-up investigations. Oh, tell me how you all solved this case and send a detailed report to the Provincial Bureau tomorrow.” Deputy Director Huo and the experts had rushed over when they received news that the stolen relics had been recovered. He only knows that this case was solved but did not know about the details. All he knows is this Yan Tai County is also involved in it.

The few officers from Zhang Ze City Public Security looked at each other.

Sun Hai paused for a few seconds and said. “Two comrades from Yan Tai County and Lui An City had played critical roles in this case. When the criminals tried to escape by boat, two of our officers discovered them and managed to stop them. That’s why none of them had escaped.” Sun Hai gave a brief explanation and did go into the details. It might sound true, but it is different from what had happened.

Deputy Director Huo asked. “Where are the officers?”

“These are the two Police Officers.” Sun Hai looks at Brother Yu and Xiao Wang.

Xiao Wang greeted Deputy Director Huo nervously and kept quiet. Brother Yu, on the other hand, was calm.

Sun Hai explained. “During the gunfight with the criminals, Xiao Yu was injured.”

Deputy Director Huo nodded. “Good job! I heard there are more than a dozen criminals, and all of them were armed. Haha… are you scared at that time?”

Brother Yu straightened his back and replied. “No. The only thoughts in my mind are to recover the stolen relics, and not let them smuggle the relics out to overseas. If I let them escape, I will be committing a sinner to the country and people.”

“Well said!” Deputy Director Huo looks at Brother Yu with admiration. “Rest well. I will make sure you all will get the merit!”

Xiao Wang knew what had happened. At that time, he and Brother Yu tried to hide in the basement. If Hou Qing had not persuaded them, they might still be hiding in the basement. Now, Brother Yu is saying a different story, and he felt terrible in his heart. Chief Sun had ordered them not to say unnecessary things, and Xiao Wang dare not to say anything.

Deputy Director Huo continued with his praises for the officers from Zhang Ze City Public Security before he left with his men.

Sun Hai and the rest of the Bureau leaders exchanged looks and laughed. This credit is in their pockets!

At the same time, newspapers were delivered to newspaper stands all over China. Most of the articles are decided in the morning, and new articles will be pushed to the next day. But the whole nation is following on the Museum break-in case closely. That’s why this article will not be pushed to the next day. Many newspaper agencies had to add the article last minute to include Zhang Ze City Public Security solving of this case.

Jianghai Newspaper Agency. This is a newspaper agency within the province. Although it is not influential in the province, it is not a small agency. They report to the local Publicity Department and seldom report negative or sensitive news.

But today, Jianghai Newspaper published a shocking headline.

<A hero had become a dangerous convict?>

This headline will attract readers to read the article!

This article took up one whole page. The start of the article did not mention anything about the ‘dangerous convict.’ Still, it highlighted Yan Tai County Deputy Bureau Chief Dong’s past contributions and achievements. It mentioned about Dong Xuebing arresting the gambling syndicate, how he caught someone jumping off a building with his bare hands, how he risked his life to save people from a landslide, and how he volunteered to be a hostage to save the teachers and students, etc. Every incident is reported in detail!

Some people might have heard of these incidents, and for some, this is the first time they heard about it.

Nevertheless, everyone who read the article was impressed by what Dong Xuebing did!

Many people had read articles praising someone in the papers. Most of these articles were saying how devoted someone is to their job, how someone had sacrificed their sleep and time for their work, etc. Most of these articles will not highlight the actual achievements in detail. But this article about Dong Xuebing only states the facts, along with pictures of the scene.

At the end of the article, the Museum break-in case was mentioned.

Everyone was shocked to know that Dong Xuebing was the one who solved this case. This is different from what they read in other papers. The readers continued reading and saw a picture of Dong Xuebing, handcuffed, and locked up in a small darkroom. Dong Xuebing also had an angry and sorrowful expression on his face. Anyone who saw this picture will frown. Isn’t this the treatment for dangerous convicts?

What happened? Didn’t this article state that Dong Xuebing is the one who solved this case? Why was he arrested?

The article did not give any explanation for it.

At the end of the article, there are a few questions.

Why is the hero who solved this case being treated like a dangerous criminal?

Why did the one who solved this case become Zhang Ze City Police Department?

There is one more line in small fonts. ‘Base on our reporter’s investigation, Dong Xuebing is currently locked up in Zhang Ze City Public Security secretly and is being guarded closely.

Dong Xuebing is still locked up?!

He is locked up secretly?!

Although the article did not say anything, all the readers got the hint!

After this article is published, there was an uproar. Other counties might still be indifferent, but in Yan Tai County, people were furious. Everyone in the County knows who Dong Xuebing is. He has the best reputation in the County, and now, the person they respected is being locked up by Zhang Ze City Public Security?!

Zhang Ze City’s phones started ringing nonstop.

Some residents from Yan Tai County called Zhang Ze City Government and started scolding them the moment their calls were answered.

Some called up Zhang Ze City Public Security Bureau, branches, Police Stations, demanding the release of Dong Xuebing!

Many people, like the teachers from Nan Liu Junior School, the students’ parents, rescued passengers from the landslide, started contacting each other to organize a trip to Zhang Ze City Public Security together. They demanded the release of Dong Xuebing!

On the internet, many voices demanding justice for Dong Xuebing appeared.

What can civilians use to attack the government? They can only scold!

Someone started to rally people to leave messages on Zhang Ze City Government websites. All their related websites were flooded with messages scolding them!

“F**K! Hurry up and release him!”

“You bastards! Who gave you the authority to arrest him?!”

“Let Chief Dong go! Yan Tai County is the one who solves this case!

“You all dare to snatch our credits?!”

Someone asked. “Maybe that man had done something wrong. If not, why is he arrested?”

The message below immediately cursed at the previous message. “F**k you!”

The next message added. “Ignore that idiot. He must be someone from Zhang Ze City Public Security!”

Voices demanding for justice for Dong Xuebing did not only come from Yan Tai County residences. Many websites started to post articles similar to the article, <A hero had become a dangerous convict?>. These articles quickly become popular, and the traffic increase at an alarming rate every minute. More and more people started directing their anger at Zhang Ze City Public Security.

No one, including Jianghai Newspaper Agency, had expected this incident to become this big.

The person in charge of Jianghai Newspaper Agency received many calls from his higher-ups. He can only blame Mayor Xie for bringing this to him in his heart. The leaders from the Publicity Department were furious and sounded like they can’t wait to remove him from his position.

……

Ring… ring… ring… a phone rang in a car.

Deputy Director Huo was sitting in the rear passenger seat, admiring the scenery outside of the windows, when his phone rang. He looked at the caller and answered. “Director.”

“Old Huo, are you still in Zhang Ze City?”

“I am about to leave the city area.”

“Don’t come back first. Go to Zhang Ze City Public Security Bureau immediately!”

Deputy Director Huo could tell the Director is not in a good mood. “Err… what happened?”

The Director replied. “You still don’t know about the article in Jianghai Evening papers? Get a copy of it and investigate what is going on! What is going on?! I thought it was a misunderstanding when the leaders from Yan Tai County and Feng Zhou City told me about this. I thought, how can they arrest another person from the same department? Even if they don’t know that person’s identity at that time, they should have verified it by now. It’s been a few hours, and he is still being locked up?! They even put handcuffs on him?! What are these people trying to do?! Ask Sun Hai what is going on?! The case is solved, and the relics are recovered. We should be celebrating, why is he giving me problems at this time?! Find out what happened! I want you to investigate thoroughly!”

Deputy Director Huo knew this is serious. After hanging up the phone, he ordered his men to stop the car and buy a copy of Jianghai Evening papers.

When Deputy Director Huo saw the picture of Dong Xuebing handcuffed inside a small darkroom, his face changed!

“Go!” Deputy Director Huo shouted. “Go back to Zhang Ze City Public Security Bureau!”

This matter had blown out of proportion!

Even the Provincial Leaders were alarmed!

Chapter 278 – Demanding an explanation!

Zhang Ze City Public Security Bureau.

The sky is turning dark, and it is already 5 pm.

Deputy Bureau Director Huo returned to the Public Security Bureau, and the guards saw his car entering the compound. Still, they don’t dare to stop him. The guards immediately called their higher-ups, as they had read the papers and knew why Director Huo had returned. Director Huo knew who Dong Xuebing was, as he had just presented the merit medals to him. However, he does not know what the facts of the case was and need to verify the newspaper article.

“Director Huo.”

“Director Huo.”

Public Security Chief Sun Hai and other leaders rushed to the lobby to receive Director Huo.

Sun Hai knew why Director Huo had returned and started to explain on their way in. “Director Huo, the newspaper article is a misunderstanding. Someone has evil intentions and is spreading malicious rumors against our city. We did bring Dong Xuebing back, but we did not arrest him. It was chaotic at the scene, and we cannot confirm his identity there. That’s why we brought him back to verify his identity.”

Director Huo asked angrily. “Why didn’t you call at the scene to confirm it?”

Sun Hai sighed. “It was too chaotic. More than a dozen men are dead, and we didn’t have time to do it.”

Director Huo stopped and looked at Sun Hai. “Then have you confirmed his identity now? Ah? Why haven’t you release him?”

“It’s not that we do not want to release him.” Sun Hai explained. “He was behaving like a hooligan and refused to leave. Our men tried to uncuff him but were beaten up by him.” Sun Hai looked at his watch. “We tried to release him a few hours ago, but he refused, and there’s nothing we can do.” Sun Hai was furious over the newspaper article. He did not expect Yan Tai County to use this trick, but it is useless to explain anything now. He must make sure this matter is covered up, or else he will be in trouble.

Director Huo frowned. “He refused to leave?! Why?”

“Maybe he is unhappy that we are taking over this case, and Yan Tai County should be the ones to conduct the follow-up investigations.” Sun Hai explained.

Director Huo frowned. “Didn’t you all conducted this investigation from start to the end, and the case happens in Zhang Ze City?”

Sun Hai shrugged his shoulders. “That’s why I said he is being unreasonable and is acting like a hooligan. He got the media to take pictures secretly, and the article is taken out of context. He has malicious intentions!” Sun Hai is saying that Zhang Ze City Public Security Bureau had done nothing wrong, and it was Dong Xuebing who is making trouble. Director Huo shook his head. If what Sun Hai said is true, then this Dong Xuebing is unreasonable.

Director Huo calmed down a bit and asked. “What about the handcuffs? Ah? How can you treat a fellow officer like this?!”

Sun Hai took a glance at that skinny officer. “Director Hou, our officer, was hit by Dong Xuebing several times. Look at the bruises on this officer’s chin. We had no choice but to cuff him.”

Hit others? Director Huo’s face changed.

After asking a few more questions, the person leading the way stopped.

“Director Huo. We had reached.” A Public Security Leader said.

Sun Hai pointed to the small black room’s door. “It’s here. The door is left open, and he can leave anytime.”

Director Huo waved to others to move aside and entered the room alone, and closed the door behind him.

Dong Xuebing had been listening to the commotions outside. A few minutes ago, the door was unlocked, and he knew something is happening. Now, Director Huo had entered the room, and he knew what was happening. This matter was blown out of proportion and had spread to the Provincial leaders.

“Director Huo.” Dong Xuebing stood up and greeted him.

Deputy Bureau Director stared at Dong Xuebing in his eyes. “Do you still have any discipline? Ah?! You dare to hit other officers, and act like a hooligan here?! What are you trying to do?! I want you to tell me!” Director Huo is questioning Dong Xuebing based on what he heard. He still has a favorable impression of Dong Xuebing for his contributions to Yan Tai County.

Dong Xuebing heard it and got mad. “Director Huo, what did they tell you?”

Director Huo shouted. “I am asking you now! What are you trying to do?!”

“You should be asking them what they have done!” Dong Xuebing replied angrily. “Director Huo, I, Dong Xuebing, is also a government servant, and I am not bragging. I had been putting in all my efforts to do my job for the people and have a clear conscience. Do you think I am someone unreasonable?! I hit them?! I am acting like hooligans?! Why didn’t they say they had pointed their guns on my head?! Why didn’t they mention they had cuffed me and locked me up?!

Director Huo looked at Dong Xuebing. “You are saying you are innocent?!”

“I don’t dare to say I am innocent, but Zhang Ze City Public Security is unreasonable!”

“You all had worked together on this case, and this case is solved in Zhang Ze City. Are you saying that Yan Tai County should be getting all the credit and conduct the follow-up investigations?”

Dong Xuebing’s eyes opened wide. “I don’t know what Chief Sun told you. Cooperation? Since when we cooperated with them?”

“Then how did you all solve this case?”

Dong Xuebing took a deep breath to suppress his anger. “They had even covered up the fact that I solved this case?”

Director Huo narrowed his eyes. “You solved this case?”

“Director Huo, I am not demanding credit, but I can’t take it. Zhang Ze City Police claimed they had participated in this case?!” Dong Xuebing laughed. “You can ask them, who discovered the criminals, infiltrated into their gang, shot more than a dozen criminals, and recover those relics? If Zhang Ze City Police had made any contributions or even a tiny bit of contribution to this case, you can fire me immediately!”

Director Huo knew there must a cover-up somewhere and continued to listen to Dong Xuebing’s side of his story.

Dong Xuebing calmed himself down a bit and continued. “Last week, I received orders from Chief Liang to investigate this case. After some investigations, I discovered some clues, but I am not sure if it is accurate. So, I went to Lui An City’s Hai Bing Bath Parlor to conduct undercover investigations. A few days later, I discovered some evidence and risked my life to infiltrate into their inner ranks. After they brought me to the Zhang Ze City area, I finally saw the stolen relics. But all our communication devices were confiscated, and I can’t call for backups. That’s why I was prepared to arrest them myself.”

Director Huo asked. “You alone?”

“At that time, a female officer from Lui An City was captured by them.”

“What happened then?”

“When I was waiting for an opportunity to recover the relics, Zhang Ze City Police appeared. But they had not discovered those criminals. The officers are just passing by that area to attend another case, and there are only two of them. At that time, the criminals were very nervous and opened fire immediately when they saw the officers. The officers were captured very soon, and because of their safety, I cannot wait any longer. When the criminals were about to kill those two officers, I made my move and killed the two criminals in the basements. After that, I went upstairs alone, killed more than ten criminals, arrested the Mastermind, and recover the relics.”

Director Huo paused for a second and asked. “All those criminals were killed by you alone?!”

Dong Xuebing replied. “You can investigate on what I said. I am telling the truth.”

“What about Zhang Ze City Police?”

“Them?” Dong Xuebing laughed. “From the start of the gunfight until all the criminals were killed, Zhang Ze City Police did not appear. One of the two officers that were captured was injured. His surname is Yu, and the other officer is a rookie, and they were hiding behind a wall. They had not even stepped out from their cover during the gunfight. Instead, it was the female officer, Sister Hou, from Lui An City that had provided some cover for me.”

Director Huo kept quiet.

Dong Xuebing looked up at Director Huo. “If you don’t believe what I said, you can investigate. Zhang Ze City Police had not done anything in this case. After I arrested the Mastermind and recovered the relics, they appeared. The moment they arrived at the scene, they forcefully take over the case. At that time, many people are around, and I did not want to claim all the credit for myself. I said that they could bring back the Mastermind, but I want to bring the relics back to the Province. But Chief Sun ignored my request. I gave in and said they could send someone with me to the Province. But guess what? Chief Sun is afraid that I will get this credit and asked his men to arrest me! They even pointed their guns at my head!”

Dong Xuebing got agitated when he mentioned this. He points to his head. “When I was conducting undercover investigations within the gang, I was almost exposed and killed several times. I risked my life to solve this case and save the lives of those two Zhang Ze City officers. But in the end, this is what I get in return! That is a f**ing gun! Why didn’t they verify my identity on the spot by calling Yan Tai County? Why must they lock me up and release me after everything is over?!”

Director Huo kept quiet for a few seconds. “You go and eat something first.”

Dong Xuebing dare not disobey a Provincial Leader and nodded. “Director Huo, I don’t care about this credit. I would not say anything if Zhang Ze City Police had the slightest contribution in this case. They had not contributed anything in this case and even tried to claim all the credit for themselves. How can anyone do such things?!”

Director Huo turned and walked out of the room with Dong Xuebing.

Sun Hai looked at Dong Xuebing coldly.

Director Huo looked at Zhang Ze City’s officers. “Remove the cuffs, and let Xiao Dong eat something!” He called out a few names. “Get these people over! I want to ask them some questions!”

One of the offices in Zhang Ze City Public Security Bureau.

Xiao Wang is standing in the middle of the office nervously.

Director Huo looked at Xiao Wang. “Who discover the criminals are holding on to the stolen relics?”

“It’s… Chief Dong.”

“After you, all are captured, who saved you all?”

“… Chief Dong.”

“Is Zhang Ze City Police at the scene before the case is solved?”

“No.”

“Who killed all those criminals?”

Xiao Wang clenched his fist and said. “They are all killed by Chief Dong.”

Director Huo’s face changed. “Go out and call the next person in!”

Xiao Wang left, and Brother Yu entered the office.

Director Huo stared at Brother Yu. “What did your Chief Sun said when he introduced you?! Repeat everything to me!”

Brother Yu kept quiet.

“Your injury is from the gunfight with the criminals?”

“… Yes.” Brother Yu lied.

Director Huo banged on the desk. “Stop playing word games with me! This injury is before you are captured by the criminals, right?! What are you doing when Chief Dong is fighting against those criminals!? Did you kill those criminals with Chief Dong?”

Brother Yu replied softly. “I was injured at that time, so…”

“Since you have nothing to do with the killings of those criminals, why did you say all those things to me earlier?! Ah?! You are trying to mislead us?! Do you want everyone who heard what you said thinks that you had made significant contributions in this case?! Do you know what this is called?! You are trying to hoodwink your superiors!”

“Director Huo, no… I was…”

Director Huo was furious. “I am asking you now. Who had saved your life?!”

Brother Yu smacked his lips. “Dong Xuebing.”

“Fine…” Director Huo scoffed. “What were you doing when Chief Dong was arrested by your City Public Security?”

“We had no choice at that time. The Bureau cannot confirm Chief Dong’s identity.”

“Bullshit!” Director Huo stood up in anger. “Xiao Dong had risked his life to infiltrate into the enemy gang and was forced to expose himself to save you all. You are telling me that you can’t tell if he is a criminal or someone from Public Security? Do you all have brains?! Xiao Dong had saved your life, and you didn’t even help to verify his identity?! You don’t even have the basic integrity! How can you still be a police officer?! Ah?!”

Director Huo turns to one of his following officers. “Record his name!”

Brother Yu turns pale, and his legs almost gave way.

At this time, someone from the Provincial Bureau entered the room and said something into Director Huo’s ears. Director Huo heard it and said. “Let her enter.”

It was Hou Qing.

Director Huo asked. “Have you participated in this case?”

Hou Qing replied seriously. “Yes, but you can also say that I had not participated in this investigation. A few hours after I found out about Hai Bing Bath Parlor, I was captured by them. It was Chief Dong, who saved me. Director Huo, I know I shouldn’t be saying this. But Zhang Ze City Police is too much. Chief Dong had done so much for this case, and it was almost entirely his credit. After the case is solved, Zhang Ze City Police pointed four to five guns at Chief Dong’s head and forced him up a police car. I had witnessed the whole incident.”

Director Huo asked. “Have you saw Chief Dong hitting the officers?”

Hou Qing nodded. “Yes. But at that time, Chief Sun had ordered to arrest Chief Dong, and during the arrest, Chief Dong accidentally hit an officer. I admit that Chief Dong might be rash, but in that situation, I don’t think anyone can keep calm. Chief Dong had not made any ridiculous requests. He had followed this case from the start to the end, and all he wants is to return the relics to the Province. Is this request too much? I don’t understand why Zhang Ze City Police department reacted this way, and even draw their weapons when they heard Chief Dong’s request. Is this how they treat an officer who had solve the case?! They are a bunch of robbers! This is robbing others of their credit!”

All the answers were the same after asking a few people.

Director Huo stopped questioning the witnesses and called Sun Hai into the office.

“Director Huo, the whole incident is like this. We…” Sun Hai tried to explain.

Director Huo refused to listen to his explanation and started scolding. “Your Zhang Ze City Police Department is very capable! You all even dare to lie to your superiors?! Arrest a fellow officer?! What are your officers doing when the criminals hide in Zhang Ze City?! Where are your officers when more than a dozen guns were brought into this area?! Where are your officers when Xiao Dong and the criminals were shooting at each other?! You all can’t catch the criminals, so you all chose to catch a fellow officer?! Good! You all are so capable!”

Sun Hai tried to argue: “Chief Huo, what happened before was…”

Director Huo interrupted him. “Save your explanation for the Bureau Director!” Director Huo’s rank is not high enough to punish Sun Hai, and he can’t be bothered to speak to him. The truth is out. It was because of Zhang Ze City Public Security and Sun Hai’s greed. They tried to take all the credits, and it resulted in Dong Xuebing getting arrested and the media exposing this incident. Director Huo is disgusted by their actions. He was not disgusted by Sun Hai trying to claim all the credits for himself but was disgusted by them arresting the person who solved the case to get the credit!!

Director Huo immediately reported his findings to the Provincial Bureau.

The person on the other line shouted angrily, and even Sun Hai could hear it.

Sun Hai’s face changed and felt regretted. He did not expect things to turn out this way, and he had to take responsibility for this incident. From the start, he had never expected the small Yan Tai County and a lowly County Public Security Deputy Bureau Chief to retaliate. He thought nothing would happen even if he snatches their credit. But he never expects Yan Tai County to make use of the media to expose his plans.

Dong Xuebing! Dong Xuebing!

Sun Hai clenched his fist in anger!

……

Dong Xuebing and many others were waiting patiently for this incident to end. To their surprise, the results of this investigation ended quickly!

At night, Brother Yu and that skinny officer were suspended from their duties and might face disciplinary actions later. The next day, a warning letter appeared on Sun Hai’s desk. The Provincial Public Security Bureau’s fast actions had shocked many people. This warning letter is a severe blow to Sun Hai’s career. The Provincial evening newspapers did not state anything about Zhang Ze City trying to snatch Dong Xuebing’s credits but changed the department who had solved this case to Yan Tai County Public Security.

A few days later, Dong Xuebing went to Hebei Provincial City to receive his First-class merit!

This storm had finally ended!

Chapter 279 – Messing around!

Beijing.

North Heping Street.

The wind this morning is chilly. Dong Xuebing shivered when he alighted from his Mercedes MPV. He quickly goes upstairs to his apartment. After he was transferred out of Beijing, he continued to pay his rents for his apartment. It’s November, and the temperature had dropped to almost zero degrees. This period is the coldest in Beijing every year, as the City’s heating will only start on the 15th.

It’s too cold!

Ah!!! Air conditioner!

Dong Xuebing quickly switch on the air conditioner, and his apartment starts to warm up.

Dong Xuebing sat on his sofa with his eyes closed.

No one knows Dong Xuebing had secretly returned to Beijing. Because of the Provincial Museum break-in case, Dong Xuebing being locked up by Zhang Ze City Public Security and Dong Xuebing’s First-class merit, Yan Tai County, were very busy. His phone had been ringing non-stop, and friends, relatives, and colleagues were visiting him at his home. Dong Xuebing could not stand it and secretly return to Beijing on Saturday to spend his weekend in peace.

Dong Xuebing finally gets to have some rest.

Ah…. This is so relaxing.

Dong Xuebing took out a packet of Fu Rong Wang cigarettes from his pocket and lit a cigarette. Dong Xuebing had gotten the First-class merit from the undercover investigation and got to show his face in front of the Provincial leaders and residents. Zhang Ze City Public Security Bureau’s Chief Sun Hai, Brother Yu, and a few others were punished.

After resting awhile, Dong Xuebing recovered from his fatigue.

What should I do? Hmm… Let me ask where Aunt Xuan is first.

Dong Xuebing took out his phone and called Qu Yunxuan. Ring… ring… after several rings, the line got through. “Aunt Xuan, it’s me. Where are you?”

“I am at home.”

“Huh? Why are you not at work today?”

“You still dare to talk about this?! Idiot!”

Dong Xuebing knows what Qu Yunxuan is referring to. He had gotten a scolding from her when he called her two days ago. “Ah… It’s all my fault, and I’m sorry. So many days have passed, and why are you still angry with me? Didn’t I tell you that my phone was confiscated when I was undercover? I can’t make any calls, and after that, I was arrested by Zhang Ze City Public Security. I had called you the moment I was released. I promise it will not happen again.” He knows Aunt Xuan was worried for him when he had gone missing.

Qu Yunxuan scolded. “If you dare to go missing again, I will beat you up!”

Dong Xuebing laughed. “Ok… ok…”

“What’s so funny?”

“Alright… I will let you vent your anger later.”

“Idiot! You are quite capable now. The news had reported about this case these few days, and my parents know about it too.”

“Hahaha… did they praise me?”

“Stop showing off!” Aunt Xuan burst out laughing.

Dong Xuebing was in a good mood and asked. “You say you are at home. Are you talking about your apartment in Heping Street? What are you doing?”

“Errr…. I am using my PC.” Qu Yunxuan sounded weird.

“Oh… ok.”

“Do you have anything else to say? If not, I will hang up. I still have things to do.”

Dong Xuebing could tell Aunt Xuan’s tone is weird but did not think much about it. They chatted for a while and ended the call. After that, Dong Xuebing switch off his air conditioner and left his apartment with his bag. He took out Aunt Xuan’s keys and unlocked her gate and door quietly, as he wants to give her a surprise.

Dong Xuebing tiptoed into the apartment and closed the door behind him.

Click. The door closed softly.

Dong Xuebing bent over and changed into slippers, before making his way through the living room. Qu Yunxuan had kept her apartment very clean. A few days ago, there was heavy rain, but Dong Xuebing could not find a single water stain on the windows. He looked around and tiptoed to Qu Yunxuan’s room. The door is closed, and Dong Xuebing placed his ear against it to see what she is doing.

But Dong Xuebing was furious by what he heard!

A man was groaning in the room, and in the background, there was a ‘piak, piak, piak’ sound. Dong Xuebing also heard a woman moaning. Dong Xuebing knew Aunt Xuan for around four years, and can recognize it was her moaning!

Dong Xuebing had wanted to give Qu Yunxuan a surprise, but instead, he was surprised by her!

Damn! Dong Xuebing’s face changed. What is going on? What is Aunt Xuan doing?! Why is there a man in her room?! She… Is she having an affair? Wait… she is not married yet, and this cannot be considered an affair. Did she have other partners? Dong Xuebing turns pale outside of the room. Could it be that after finding out about Sister Xie, Aunt Xuan… impossible! This is impossible!

“Aunt Xuan!” Dong Xuebing barged into the room.

Qu Yunxuan turned around and was shocked. “Xiao Bing?”

“Aunt Xuan, you…”

The air conditioner was switched on, and the room was warm. Qu Yunxuan was only wearing a skin-colored long john top, and her long legs were exposed, and her face turns red when she saw Dong Xuebing. She quickly used her hands to cover her private parts and ran under her covers on the bed!

“You… Why are you here?!”

“Huh? I had just returned and wanted to give you a surprise.”

“What a surprise?! You will be the death of me!”

Dong Xuebing looks around the room, and Qu Yunxuan’s PC is playing a video of a couple doing ‘that.’ The man’s sound was from the video, and Dong Xuebing was relieved.

“Aunt Xuan?”

“……” Qu Yunxuan, who was hiding under her blanket, did not reply.

Dong Xuebing smiled. “Errr… I think I should not be coming at this time.”

“…….” Qu Yunxuan continued to keep quiet.

Dong Xuebing walked over and pushed Qu Yunxuan’s ass. “Stop hiding. It’s not as if I had not seen you naked. What’s there to be shy?”

After a pause of a few seconds, Qu Yunxuan said. “Switch off the PC! Now!”

Dong Xuebing acknowledged and went over to switch off the PC. “Ok.”

Two seconds later, Qu Yunxuan pulled the blanket down slightly, exposing her face. She was staring at Dong Xuebing, and Dong Xuebing was smiling at her. She shouted. “Idiot! Come over here!” Dong Xuebing walks over, and she slapped his ass several times. “I will beat you to death! Who asked you to enter without knocking?! How dare you laugh at me?! Huh?!”

Dong Xuebing laughed. “How do I know you are ‘busy’?”

“Try saying another word!” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s arm. “Idiot! You made me embarrassed myself!”

Dong Xuebing laughed. “It’s alright.”

After hitting Dong Xuebing a few times, Qu Yunxuan covered her head with her blanket again.

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan is shy and tried comforting her. “I did not see anything earlier. Really…”

Qu Yunxuan: “……”

“Stop hiding under the blanket and have a chat. It’s been a while since I returned.”

Dong Xuebing smacked his lips when Qu Yunxuan refused to come out from the blanket. He looked at the skin-colored long john pants, and the white underwear and felt his heart thumping. He quickly takes off his clothes, climbed onto the bed, and under the blanket.

“What are you doing?” Qu Yunxuan shouted angrily.

Dong Xuebing replied with an innocent look. “It’s cold outside, and I want you to warm me up.”

“Stop it! You want me to hit you?” Suddenly, Qu Yunxuan squirmed and shouted. “Ah… stop touching me! Your hands are cold!”

“Aunt Xuan, your body is so warm.”

“Idiot! Stop bullying me! I hate you!”

Under the blanket, Dong Xuebing rubbed himself against Qu Yunxuan’s legs. Her thighs are so warm and soft, and it felt good rubbing his hands against them. He adjusted his position and buried his face into Qu Yunxuan’s hair. He asked when he was touching her all over. “Do you miss me?”

“Yes. I miss hitting you!”

“Huh? That’s not what I meant.”

“…no.”

“No? What were you doing earlier?”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s arm again. “Do you still want to talk about this? Huh?!”

“Stop… I will not talk about it again.” Dong Xuebing laughed and hugged her. “Your complexion is so smooth. No one will believe that you are almost thirty, and will think you are only seventeen or eighteen.” Dong Xuebing always compliment Qu Yunxuan whenever they met, as he knows Aunt Xuan likes to hear.

“Stop lying.” Qu Yunxuan flicked Dong Xuebing’s nose. “You are flattering me.”

“Why are you still pinching me? Err… give me a massage. It was too tiring these few days.”

“Ok.” Qu Yunxuan starts to massage Dong Xuebing’s head. “Don’t forget what the doctor says. Your work can wait, and your health is more important, understand? Stop risking your life again! When I heard you went to conduct undercover investigations, I was very worried. Did you forget that your heart stopped temporarily?” Qu Yunxuan continued massaging his shoulders and back gently.

Dong Xuebing nodded. “I will relax in the future.”

“You are lying to me, right? Whenever anything happens, you will be the first one to rush forward.”

“No. I will pretend not to see anything even if the sky collapses today. Hahaha….”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s arm from his back. “I am talking to you seriously now. Stop joking with me. Are you going to be promoted to Section Chief after solving this case?”

“Huh? Who knows?”

“If you are promoted, stop working at Public Security. Why can’t you work at the Finance Department, or Industry and Commerce Bureau? It’s safer there.”

Dong Xuebing thought for a while and replied. “Ok. I will listen to you.”

Qu Yunxuan laughed and pinched his cheeks playfully. “Good boy.”

“Stop pinching my face. Help me massage my legs too. I had driven a few hours, and my legs are aching.”

“Why are you ordering me around?” Qu Yunxuan grumbled, but she still lowered herself and started massaging Dong Xuebing’s legs and feet. “I had read a book about foot massage. Massaging our foot is good for our health, and you should massage your feet when you are free.”

“Ok.”

“Does it feel good?”

“Yes. Aunt Xuan, you are so good to me.”

“You only realize it now? Idiot.”

“Hahaha… I realized it a long time ago.”

“Blah… blah… blah… who knows if you are telling the truth.”

After a full body massage, Dong Xuebing felt lighter. “I still have not eaten breakfast. Can you cook a bowl of noodles for me?”

Qu Yunxuan got mad. “You are asking for too much!”

Dong Xuebing immediately replied. “Never mind. I am not hungry.”

“Just stay here!” Qu Yunxuan got off the bed and wore back her pants, before leaving the room.

After a while, Dong Xuebing could smell food from the kitchen.

“The noodles are ready.” Qu Yunxuan returned to the room with a bowl.

Dong Xuebing got up. “Thank you.”

“Stop pretending to be polite.” Qu Yunxuan placed the bowl on the desk and passed a pair of chopsticks to Dong Xuebing. “Here, eat it while it’s hot. I had added an egg for you.”

Dong Xuebing was starving and start eating.

Qu Yunxuan took a paper napkin and wiped his mouth. “Slow down.”

“Hmmm…”

“Is it nice?”

“Of course. Your cooking is the best.”

Qu Yunxuan smiled. “You are just flattering me. Just eat your noodles.”

Dong Xuebing finished the bowl of noodles and let out a loud burb.

Qu Yunxuan returned to the room after washing the bowl and start playing with Dong Xuebing’s hair.

After Dong Xuebing is full, he starts to get horny as he looks at Aunt Xuan’s voluptuous body. He hugged Qu Yunxuan and carried her onto the bed.

Qu Yunxuan got alarmed. “You are thinking of something naughty again, right?”

“No. I just want to hug you for a while.”

“Stop… I still need to go to the company later.”

“Just lie down with me for a while. I will not do anything else.”

“… then why are your hands on my ass?! Stop! Stop touching all over me! I am getting angry!”

Because of the incident with Sister Xie, Dong Xuebing doesn’t dare to do anything naughty. But after the past twenty minutes, Dong Xuebing noticed Aunt Xuan was still the same, and he opened up himself. He pulled down Aunt Xuan’s pants to her knees under the blanket.

“Hooligan!” Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s arm.

Dong Xuebing was aroused by her actions and started kissing her lips.

Qu Yunxuan blushed and gave him a stare. “I still need to go to work, and I will give you only ten minutes.”

“Huh? Work? Just skip it today.”

“You think I can just skip work? I still have lots of work today.”

“Then, give me half an hour.”

“Fifteen minutes.”

“Twenty-five minutes.”

“Eighteen minutes.”

After a series of bargaining, they settled for twenty minutes.

Dong Xuebing did not waste any time. He took off his clothes and pounced onto Aunt Xuan. Qu Yunxuan’s legs were wrapped around his waist and covered her mouth with her right hand to stop herself from moaning too loud.

Ten minutes…

Twenty minutes…

Thirty minutes…

In the end, Dong Xuebing lasted about an hour, and both were panting as they laid on the bed.

Qu Yunxuan was exhausted as she wiped her sweat off her forehead. She pushed herself up and looked at the clock before slapping Dong Xuebing’s back. “I said, twenty minutes! You idiot!”

Dong Xuebing hugged Qu Yunxuan tightly. “You didn’t ask me to stop.”

“Idiot! Even if I asked you to stop, will you stop?!”

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan is shy and did not mean what she said. From her glow, he knew she must be satisfied too.

Chapter 280 – Buying lottery!

10 am.

Qu Yunxuan’s room. The naked Dong Xuebing and Qu Yunxuan were chatting under the blanket on the bed.

“Since it’s so late now, let’s have lunch before you go to work.”

“You idiot! I am late now because of you.”

“It’s still early for Spring Auction. What’s the hurry?”

“It is not as easy as you think, and it will be too late if we wait until the Spring Auction.” Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare. “… pass me my phone.” Qu Yunxuan called the Auction Company and told her staff that she would be there in the afternoon. After hanging up, she saw Dong Xuebing taking out a cigarette, and she grumbled. “Stop smoking so many cigarettes. You still have not fully recovered.” She picks up the lighter from the table and lit the cigarette for Dong Xuebing. “Just one cigarette. You are not allowed to smoke anymore later.”

Dong Xuebing laughed. “You are just like my mother.”

“Nonsense!” Qu Yunxuan smacked Dong Xuebing’s head.

“Hahaha… oh, how is the company doing recently? I remember you all had organized a small-scale auction, right?”

Qu Yunxuan reached over to get an ashtray from a drawer and placed it beside Dong Xuebing. “I was just about to talk to you about that auction. It had just ended, but the results are not to our expectations. Maybe I had not planned properly, or our auction had clashed with other companies, or some other reasons, that auction had not done well. More than a dozen items were not sold.”

Dong Xuebing looked at Qu Yunxuan. “Are the losses high?”

“We suffered some losses.”

“Then how much is our total assets now?”

“We have around 30 million RMB of funds, and this is because of the jade auction. It is too competitive.”

Dong Xuebing replied. “Take your time. Just aim for 50 million RMB this year.”

Qu Yunxuan shook her head. “50 million is unachievable. I will be glad if we still have 30 million at the end of the year.”

Qu Yunxuan suddenly remembered something and wore back her clothes, before sitting upright in front of Dong Xuebing. “Xiao Bing, I need to tell you something. Huilan called me yesterday and wants me to speak to you. I think this is very important.

Dong Xuebing got anxious. “Err… what is it?”

Qu Yunxuan said. “You should stop driving your Mercedes and that watch.”

“Ah? Why?” Dong Xuebing thought Qu Yunxuan was about to talk about their relationship and was relieved.

Qu Yunxuan said worryingly. “Huilan told me that your County’s Commission for Discipline Inspection had received a least three or four complaints against you every day. Most of the complaints are allegations that you had received bribes and are corrupted. They complained about your car cost more than 1.5 million, and you are wearing a 2 million watch. With your few thousand RMB monthly salary, you can never afford these items in your lifetime.” Dong Xuebing had a good reputation in the County, but he can’t make everyone likes him. So, it’s normal to receive some complaints.

But Dong Xuebing did not expect to have received so many complaints. “Three to four letters a day?! So many?”

Qu Yunxuan nodded. “Huilan said that the City or Provincial’s Commission for Discipline Inspection should also receive these letters.”

Dong Xuebing grumbled. “I had done nothing wrong, and they can complain all they want. Didn’t you say my car is registered under the Auction Company and you had lent me the car? I will be fine even if they start investigating me. If I stop driving now, it will show others that I am guilty.”

“It’s not so simple.”

“Why?”

Qu Yunxuan explained patiently. “In the past, you are only a County’s Deputy Bureau Chief. Although you are very young and had achieved some results, it is still limited within Yan Tai County. But now, you had solved the Provincial Museum break-in case, and many people started to notice you. This is also the reason why there is an increase in complaints against you. You must be careful and take note of your image. If a Village’s Party Secretary drives a Lamborghini, no one will care about him because his rank is too low. But if a City’s Mayor drives a Lamborghini, the public will react differently.”

Dong Xuebing cleared his throat. “Sister Xie had told you all these?”

“Yes. She said she had reminded you in the past, but you refuse to listen. That’s why she asked me to speak to you.”

“I know what you all are talking about, but I don’t think it is that serious.”

Qu Yunxuan replied. “How can this be not serious? Huilan can still stop the County’s Commission for Discipline Inspection from investigating you, but what about the City and Provincial governments? What if someone does not like you and got the Commission for Discipline Inspection to investigate against you? What will you do? You can say that I had lent you the car, but others might interpret it as bribery. That means anyone from the City or Provincial Governments can easily take you down. All they need to do is to say something, and you will be suspended. They might not do anything to you now because you had just solved a prominent case. But what about the future?”

Dong Xuebing can feel the consequences of this matter and become quiet.

“Listen to me. Stop driving the Mercedes and leave the watch at home.”

Dong Xuebing is used to driving good cars and is not used to driving a lousy car now. But after what Aunt Xuan and Sister Xie said, he was also worried. Sister Xie still has power over Yan Tai County, but what about the complaints sent to the City or Provincial governments? Sister Xie will be powerless to stop them, and Dong Xuebing had offended lots of people now. The people he offended might have connections in the City or Provincial Government.

I think it’s time I have to keep low.

Dong Xuebing said. “But I had already driven the car, and the bank still has multiple records of you transferring money to my account. The transfer amounted to a few hundred thousand to a few million. This… I can’t erase these transactions too. If anyone wants to deal with me, they can find out about this easily.”

Qu Yunxuan frowned. “Then what should we do?”

Dong Xuebing thought for a while and asked. “Can the money I won from stone gambling be considered mine?”

“Have you pay taxes for it?”

“Huh? No. I thought there are taxes when I sell the jade during the auction?”

“That’s the buyer’s tax. It’s different, and there are no clear regulations about stone gambling. The money you earn… might not be legal.”

Dong Xuebing knew his only solution is to earn a sum of money legally. As long as he has gotten the money legally, it will be considered his assets, and even the Central Commission for Discipline Inspection cannot do anything to him. He can continue to drive his Mercedes and wear his watch, and no one can say anything. But… where can he make money legally? He needed at least a few million RMB.

Stock market? But how is he going to account for the money used to buy stocks?

Stone gambling? But stone gambling can be considered illegal.

After lunch, Qu Yunxuan left for work, and Dong Xuebing remained in her house. He is frustrated to know that he might be suspended anytime because of those complaints and decided to go out for a walk. He took his keys, wallet, and left.

What should he do?

What is a good solution to explain his finances?

After leaving the estate, Dong Xuebing received a text.

It was Qu Yunxuan, and it wrote: Huilan, and I just want you to be more careful. We won’t know if anyone wants to harm you, but it’s better to be prepared. Oh, don’t drive the car back to Yan Tai County, and don’t think too much. If you can win a few million from the lottery, all your problems will be solved. Hahaha…

Dong Xuebing laughed and continued his way.

One step, two steps, three steps… and he stopped suddenly. Eh? What did Aunt Xuan say? Lottery? That’s right! The money won from lotteries is legal! If I can win the first prize, all my problems will be solved.

That’s it!

Dong Xuebing looks around excitedly and saw a Welfare Lottery store opposite the road. He immediately crosses the road and enters that store. The store is not crowded, and the boss is sitting behind a lottery machine, keying in the numbers. A few customers are in queue to buy lotteries, and there are a TV and a blackboard by the side. A lot of numbers and serial numbers are written on the blackboard, and it’s all this year’s “Two-toned Balls” numbers statistics.

“Do you think 06 will appear in the next draw?”

“It’s hard. 06 had appeared in the last draw, and I think 08 and 09 have higher probability.”

“Old Liu, listen to me. This next draw will surely have 13 and 14. Just buy it!”

“I think 02 stands a higher chance.”

Dong Xuebing stood there looking at the people there discussing the next “Two-toned Balls” draw. He doesn’t understand what these people are thinking, as all numbers have the same probability of appearing again. What’s there to guess? Just buy a random pick. But maybe this is what makes the lottery interested, and people in Beijing like to discuss about this.

Dong Xuebing looks around the shop and looks at the different types of lotteries.

What game should he buy?

“Two-toned Balls”? The payout for this game is the highest. Dong Xuebing had looked into this lottery game in the past but stopped after he joined the government service. After watching for a while and asked a few people at the shop, he shook his head. The first prize for “Two-toned Balls” might be a lot, and it’s simple to play, but he cannot use his BACK to win it. It is a weekly draw, and sales of lottery tickets stopped more than one hour before the results are announced. That means Dong Xuebing had to save three months of BACK before he can win the first prize. Those people who had reported him for corruption will not wait so long.

Dong Xuebing only has around five minutes of BACK and need a lottery that will announce the results immediately after the sales stopped.

Dong Xuebing continued to look around the shop. What game should he play? Which game will announce the results immediately after the sales stopped?

“Young man, which lottery do you want to buy? I can introduce different games for you.” The store owner finished his work and went over to Dong Xuebing.

Dong Xuebing asked. “Oh, are there any lotteries that have shorter draw times?”

The store owner paused for a second. “What type of lottery are you interested in?”

“Huh? I mean, after the sales of the lottery stop, the results will be announced shortly.”

“Oh.” The store owner nodded. “You are talking about the PK10?”

Dong Xuebing asked curiously. “PK10? What are the rules?”

The store owner explained. “The rules are written on the board there. Let me explain the rules briefly. It’s about the same as other lotteries. Every bet is 2 RMB, and there will be a draw every five minutes. After the ticket sales stopped, the result will be announced one minute later. There are many ways to win, and the top prize is picking ten numbers in the right sequence. If you got all ten numbers right, you would win 888,888 RMB. This is the highest payout for this game.”

Dong Xuebing is overjoyed. Haha… This game fits his criteria.

“Is there a cap on the winnings?” Dong Xuebing asked.

The store owner replied. “You are talking about the prize pool? PK10 does not have a prize pool, and the cap of this game is 5 million. That means even if four people win the top prize, they will get 888,888 RMB each. But if there are more winners and the total winnings are more than 5 million, the winners will have to share the 5 million. Here… you can read about the rules in detail.”

“Ok. Thank you.”

Dong Xuebing walks over to read the rules of this game.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes…

Dong Xuebing finally understands the details of this game. This PK10 is the lottery he is looking for! This game will solve all his problems!

Dong Xuebing did not rush to buy the tickets as he does not have lots of BACKs left. He must make sure he wins the top prize, and he stood in front of the TV screen showing the PK10 results. The results are announced live on TV through a special channel in the shop. There are ten cars on the screen, and every car has a number. The number of the first car that passed the finishing line will be the first number and followed by the rest. This game is similar to “Two-toned Balls,” and it’s all probabilities.

More than ten minutes later.

“PK10 is about to start.”

“Let’s go and watch the result. I had bought two sets of numbers.”

“I bought a ticket, and it’s the ‘pick 10’ ticket.”

“Oh… pick ten is not easy to win.”

Dong Xuebing followed behind those men, and the sales of PK10 had stopped. After waiting for a while, ten race cars appeared on the starting line, and the race started!

“The race starts, and number 8 is first!”

“Ah! It’s the same as the ticket I bought.”

“Wait… their positions now will not be the final result, and other cars will be overtaking the first car.”

Those men discussed the race excitedly, and some were mumbling the numbers they bought under their breath.

The current position is 8, 10, 1, 9, 6, 5, 7, 2, 4.

“It’s ending! The race is almost over!”

“Why is number 8 slowing down?! Go! Hurry up!”

Dong Xuebing watched the TV screen with the rest of the men, and all ten cars passed the finishing line. The final result of the race is 1, 2, 5, 8, 10, 9, 7, 3, 4, 6!

“Ah! I almost got it right!” Someone grumbled.

Another man sighed and shook his head. “I will not buy this again. It’s harder to win than “Two-toned Balls.”

“That’s right. I only got two numbers right.”

Dong Xuebing stared at the screen and memorized the numbers quickly.

This lottery game might seem simple, but anyone who knows about probability will know the chances of getting all numbers right in the correct sequence is very slim. If not, the first prize will not be over 880,000 RMB. This is all luck, and if you are unlucky, you might not even win the first prize even you spent a few million to buy the tickets!

Of course, Dong Xuebing is different. He does not need to depend on luck.

Ok! BACK 2 minutes!

……

Time returned to two minutes ago!

The lottery store quiets down, and Dong Xuebing found himself standing behind those men in front of the TV.

“PK10 is about to start.”

“Let’s go and watch the result. I had bought two sets of numbers.”

“I bought a ticket, and it’s the ‘pick 10’ ticket.”

“Oh… pick ten is not easy to win.”

Dong Xuebing quickly walked over to the store owner and asked. “Can I buy the ticket for PK10 now?”

The store owner looked at the time on his lottery machine and said. “Yes. But you need to hurry as the sales will be stopping soon. Random pick? It will be faster.”

“No. I will tell you the numbers, and you can key in.”

“Alright. You need to hurry up.”

“I will pick ten numbers.” Dong Xuebing moved his fingers as he recalls the result he memorized. “The ten numbers are… 1, 2, 5, 8, 10, 9, 7, 3, 4, 6!”

The store owner keyed in the numbers quickly. “How many sets do you want?”

Dong Xuebing thought for a second. “Six sets!”

If Dong Xuebing got all the numbers in the correct sequence, six sets of 888,888 RMB would be more than 5 million RMB. He will get all the prize money… if no one else bought the same numbers as him. If not, the 5 million RMB will have to be shared among the winners.

The store owner raised his hand. “Ah… just in time.”

Dong Xuebing was relieved. “Thank you.”

The store owner laughed and points to the TV. “The results will be announced in a while.”

Dong Xuebing took the tickets and wondered if he can win the first prize. The result is too random and might have minor changes.

Chapter 281 – First Prize!

Noon.

Welfare Lottery Store.

Five men were crowding in front of the TV, and Dong Xuebing’s eyes were glued to the screen.

Dong Xuebing had done everything he could and can only wait for the result. Based on his experience, there might be a butterfly effect. It is just like when he was playing the Roulette at Jing Di Mansion casino. The result changed after he used BACK. It might be due to his expression, movements when placing the bets, etc. that changed the dealer’s movements. But PK10 is controlled by software, and the butterfly effect might not be significant.

The race cars got into position, and the race started!

“The race starts, and number 8 is first!”

“Ah! It’s the same as the ticket I bought.”

“Wait… their positions now will not be the final result, and other cars will be overtaking the first car.”

Dong Xuebing clenched his fist nervously. It’s the same! Everything is the same as before!

Racecar 10 overtook race car 8, and race car 1 overtook race car 2. The cars’ positions kept changing every few seconds. Even the race car in the last position might become first at the finishing line. No one knows what the result will be, and three seconds later, race car 7 took the first position.

The race is ending!

The race will end in a few seconds!

Dong Xuebing looked at his lottery tickets. 1, 2, 5, 8, 10, 9, 7, 3, 4, 6. The race is almost ending, but race car 1 is still third from the last!

Hurry!

Go faster!

With five seconds remaining, race car 1 overtook two cars and is in the sixth position!

With three seconds remaining, race car 1 sped up and took the third position!

With one second remaining, race car 1 took the second position!

The finishing line is in front!

Go! Go! Go!

The men gasped as all ten race cars crossed the finishing line. The race is over!

“Ah! I almost got it right!”

“I will not buy this again. It’s harder to win than “Two-toned Balls.”

“That’s right. I only got two numbers right.”

Dong Xuebing ignored their grumbles because he saw race car 1 overtook the second first race car just before the finish line. He stared at the screen to show the final result of all the race cars’ sequence. 1, 2, 5, 8, 10, 9, 7, 3, 4, 6.

Dong Xuebing checked his tickets again. 1, 2, 5, 8, 10, 9, 7, 3, 4, 6!

Dong Xuebing took a deep breath and almost shout out with joy!

All the numbers are in the right sequence!

I had won the lottery! I won the first prize!

Dong Xuebing is excited not because he had won money. He had won a few million RMB before, but this is different. This sum of money is legal, and no one can say anything. He can spend it without worrying about the Commission for Discipline Inspection. He can drive expensive cars, wear expensive watches and buy properties without worrying about people reporting him!

One of the men saw Dong Xuebing smiling and asked. “Young man, you won the PK10?”

Another man overheard it and moved closer. “What type of ticket did you buy? Pick 10?”

“Huh? No… I did not win.” Dong Xuebing quickly keep his lottery tickets. “I had almost won.”

“Oh…”

The store owner was in a daze as he looks at the row of numbers on TV. He felt the numbers are familiar, and he had keyed in those numbers earlier. But he keyed in too many sets of numbers for customers every day and can’t recall anything.

……

Qu Yunxuan’s apartment.

Dong Xuebing entered the house and laid on the sofa without even taking off his shoes. He laughed to himself as he looked at his winning ticket. Thanks to Qu Yunxuan’s text message, or else, he will not even step inside a lottery shop and will not know about this PK10 lottery. This lottery happens every five minutes, and it’s the best lottery for his power. If Dong Xuebing can manage the timing better, he can win five million every two days!

Of course, it’s not as easy as it seems.

Even if Dong Xuebing can win the lottery every day, he will also not dare to do it!

BACK is Dong Xuebing’s greatest secret and does not belong to this world. If anyone senses it or knows about it, there will be grave consequences. Even an idiot will sense something is wrong if Dong Xuebing wins the first prize of the lottery every few days.

That’s why Dong Xuebing must control and limit the number of times he wins the lottery to prevent suspicions.

Dong Xuebing has a rough idea of how to prevent suspicions.

Winning the first prize in a lottery is fine, as everyone will be lucky occasionally. But it will be dangerous if he wins it twice in a row. Dong Xuebing still has not heard of anyone who won the first prize of a lottery twice within a few days. The probability is too low. But PK10 lottery is not as prominent as “Two-toned Balls,” and not many people will take note of it. He can lower the risk of getting noticed by asking Aunt Xuan or someone else to claim the winnings on his second win.

Dong Xuebing tapped his fingers on the coffee table as he weighs the pros and cons.

It will be risky if Dong Xuebing buys it again, but if he does not buy, he will feel uncomfortable.

It’s 5 million! Who knows how long Dong Xuebing must wait to earn this amount if he depends on the auction company?!

Dong Xuebing decided to buy the lottery again. Since he entered the government service, he had been treading on thin ice, and this risk is nothing to the problems he faced in the past. He should be fine if he is not greedy and stop buying lottery after winning the first prize again. If he needs money, he can save his powers and buy “Two-toned Balls” next year. The winnings from “Two-toned Balls” are more than ten million, and he avoids risk by not buying any more lotteries before that.

That’s right! I will win the first prize one more time!

Dong Xuebing got up from the sofa and is prepared to go out. He will visit a different lottery shop now, but he hesitated when he is about to open his door. People will be suspicious if he appears and wins the top prize at two different lottery shops on the same day. No. This is too dangerous, and he must think of another way. Dong Xuebing put down his bag and entered Aunt Xuan’s room to use her PC.

Dong Xuebing went online to the Welfare Lottery website.

Dong Xuebing was not surprised to see that PK10 lottery can be bought online!

Ok! This is it!

Dong Xuebing immediately register an account and bind it to Aunt Xuan’s bank account. After the registration, he starts to buy a few sets of PK10 randomly, as he wants to see if he can transact online, and how long it will take. This is also to lower suspicions. He thought about his visit to the lottery shop and winning the first prize on his first try. It was too risky. With that experience, he decided to buy a few hundred sets of 10 numbers in multiples of six first.

The first set of numbers did not win.

The second set of numbers did not win.

Dong Xuebing won on his third set of numbers. But his sequence is not right, and he won only a few RMB.

The fourth set of numbers did not win.

The fifth set of numbers did not win.

……

These preparations lasted until it’s almost 4.30 in the afternoon

Dong Xuebing felt it’s about time, and he opened the results in a new window. The next race will start in 1 minute, 35 seconds. He rubbed his hands and lit a cigarette. 60 seconds… 40 seconds… 20 seconds…

It started!

The website showed the same thing as the TV in the shop.

The race started, and ten race cars rushed towards the finishing line. Racecar 5 is ahead, but Racecar 8 overtook it one second later. The row of numbers on the top of the screen changed every second.

Over 10 seconds had passed since the race started!

Zoom… zoom… zoom… the cars crossed the finishing line, and the final results are out!

03, 05, 08, 04, 01, 09, 06, 02, 10, 07!

Dong Xuebing immediately shouts: “BACK two minutes!”

……

The scenes in front of Dong Xuebing flashed!

The computer screen is showing the information Dong Xuebing was looking at earlier. A timer indicating the start of the next race shows 1 minute and 33 seconds. In the left bottom corner, there is another timer showing the time remaining to place the bet. 52 seconds. Dong Xuebing has 52 seconds to place his bets!

Dong Xuebing clicked open a window he prepared. This is the transaction page for placing bets.

Quick! Quick!

Forty-five seconds are remaining!

Ta… ta… ta… ta… Dong Xuebing quickly key in 03, 05, 08, 04, 01, 09, 06, 02, 10, 07.

Eighteen seconds left!

Dong Xuebing quickly click the payment tab!

8 seconds…

6 seconds…

5 seconds…

4 seconds…

Six bets! Total 12 RMB!

3 seconds…

Transaction completed!

Dong Xuebing sighed in relief and snubbed his cigarette!

He made it just in time!

The results will be announced in around twenty seconds, and Dong Xuebing crossed his arms nervously. His eyes are glued to the screen and mumbled under his breath. Quick! Just start the race! He can’t wait for the race to start. When Dong Xuebing lit another cigarette, the race started.

Dong Xuebing is focused on the monitor.

Racecar 5 is leading but was overtaken very soon. The first position is racecar eight and very soon, another car takes the lead. None of the cars held the first position for more than two seconds!

Same!

Everything remained the same as what Dong Xuebing saw before!

Dong Xuebing clenched his fist. Yes! Just remain the same!

About 10 seconds later, the results are out!

03, 05, 08, 04, 01, 09, 06, 02, 10, 07!

“Yes!” Dong Xuebing punched his fist in the air. The results remained the same, and he had bought the winning tickets!

First prize!

I had won the First prize with six bets again!

Click! Someone opened the main door.

“Xiao Bing, I am back.” Qu Yunxuan shouted.

Dong Xuebing can’t wait to share his joy with someone else. He waved to Qu Yunxuan. “Aunt Xuan, come over quickly. I want to tell you something!”

Qu Yunxuan laughed. “Wait for me to put the groceries in the kitchen first.”

“Ah… just leave them there. Hurry up!”

“What’s the rush?” Qu Yunxuan gave Dong Xuebing a stare before placing her groceries on the coffee table. “You won the lottery?”

Dong Xuebing was surprised. “How do you know?”

Qu Yunxuan laughed and points to the monitor. “That’s the Welfare Lottery’s website.”

“Hah, you are so smart.” Dong Xuebing laughed. “Didn’t you tell me that I can solve my problems if I win the lottery? I went to try my luck, and I won the first prize twice with 12 bets! One bet is 888,888 RMB, and after-tax, my winnings is slightly less than 8 million. Aunt Xuan, you can rest assured now. I am no longer afraid of people reporting me to the Commission for Discipline Inspection.”

Qu Yunxuan laughed and pinched Dong Xuebing’s nose lightly. “Ok. I will prepare dinner now.”

“Eh, why are you not surprised?” Dong Xuebing asked. “What’s with this reaction?”

Qu Yunxuan replied. “I had just mentioned about winning the lottery this afternoon, and you won the first prize immediately afterward? Not only you won the first prize, and you still won it with more than ten bets?! How can it be possible? Do you think I am a fool to believe you? Alright. Go and wash your hands and help me to prepare dinner.”

Dong Xuebing was speechless. But if he is in Aunt Xuan’s shoes, he will also not believe him. It’s too unbelievable…

“Aunt Xuan, Aunt Xuan, don’t go first.”

“What else do you want?” Qu Yunxuan turned and looked at Dong Xuebing.

Dong Xuebing waved his hand. “Come over and look at this ticket.”

Qu Yunxuan walked over unwillingly. “What ticket?”

Dong Xuebing took out his winning ticket from his pocket and points to the number on it. “Have you heard of PK10 lottery? It’s the lottery that draws every five minutes, and you will win 888,888 RMB if you get all ten numbers in sequence. Look at this row of numbers and check against the result on the web.” Dong Xuebing opened the results page on the Welfare Lottery.

After a while, the results for that race appeared on the screen.

Dong Xuebing laughed. “Here, you can check it.”

Qu Yunxuan looks at the screen. “Eh?”

“Hahaha…”

“… all the numbers matched.” Qu Yunxuan was stunned.

Dong Xuebing opened another window, showing the results of another race. “Look at this set of results and your bank account’s transaction records.”

Qu Yunxuan looked at the numbers on the screen.

“Eh? This set of numbers is the same too.” Qu Yunxuan gasped. “You had won the lottery?!”

Dong Xuebing replied. “Why should I lie about this?”

Qu Yunxuan pushed Dong Xuebing aside and sat in front of the PC. “Go aside, and let me check it myself.”

“Sure. Go ahead.”

A few minutes later, Qu Yunxuan confirmed Dong Xuebing had won the lottery. “… you… you won the first prize!!”

Dong Xuebing nodded and proudly said. “You should know I had always been lucky. Hahaha… all my problems are solved. Oh, I am afraid to stand out, and I need you to claim the prize of the ticket I bought online, and deposit it into the company’s account. I will collect the other ticket myself. In the future, if I need to use money, I will use cheques. Anyway, the cheque is tied to the company’s account, and it’s the same.”

Qu Yunxuan recovered from her shock and hit Dong Xuebing’s arm lightly. “Idiot! You are so lucky!”

Dong Xuebing laughed. “Hurry and give a few more praises.”

“Be modest!” Qu Yunxuan rolled her eyes.

After Dong Xuebing’s problem is solved, Qu Yunxuan’s mood also becomes better and prepares a feast for their dinner.

The next day, Dong Xuebing and Qu Yunxuan went to Welfare Lottery Center to claim their winnings.

Dong Xuebing did not win the full 5 million RMB with the ticket bought from the lottery store. Someone else had also won the first prize, and in the end, Dong Xuebing’s winning is only around 4 million after-tax. Aunt Xuan also redeemed her winning with the ticket Dong Xuebing bought online, and she owns all six winning bets of the first prize for that race! Her prize money is slightly more than 4 million after-tax!

Together, Dong Xuebing had won slightly less than 8 million!

Dong Xuebing is satisfied with the winnings. Now, Yunde Auction Company will have 37 million cash, and the company’s asset reached 40 million RMB. Yunde Auction Company is no longer considered a small company compared to other auction houses in Beijing.

40 million RMB!

Dong Xuebing is getting closer to be a billionaire!

Chapter 282 – Problems at work!

Monday.

Dong Xuebing left Beijing at 5 am for work at Yan Tai County Public Security Bureau.

This is Dong Xuebing’s first day of work after solving the Provincial Museum break-in case, and he has lots of work lined up for him. After arriving at the Bureau, he went to report to the leaders. He met up with some close colleagues, before starting work in his office. Hui Tian Village Station had sent lots of documents to his office. Most of the documents are officers’ requests for rewards for solving cases and files for filing. It is almost year-end, and Dong Xuebing has to prepare year-end reports for the higher-ups.

At around noon, Dong Xuebing’s office phone rang.

“Chief Dong, come over to my office.” It’s Liang Chengpeng.

Dong Xuebing immediately replied. “Yes, Sir.” He quickly drops whatever he was doing and left his office.

Liang Chengpeng smiles as he asked Dong Xuebing to sit. “How are your injuries?”

“Thank you for your concern. I am fine now.”

“Good.” Liang Chengpeng nodded slightly. “Recently, there is an increase in crimes, like theft and burglary in the County. You should know that a Japanese company will be visiting our County for a site inspection for their investment. Although the investment is not confirmed, the deal is almost completed, and the County is very concerned about this. Party Secretary Xiang will be receiving the Japanese team himself, and he ordered us to leave a good impression with them. We must maintain law and order at the site, and everything must be in order.

Dong Xuebing knew Chief Liang is going to assign this job to him.

Liang Chengpeng continued. “I think you are the best person for this job. Remember, nothing must go wrong.”

Dong Xuebing replied. “Rest assured. I will complete this task.”

“Ok. You can get the details from Chief Meng of the Investment Promotion Agency.

“Yes, Sir.”

Yan Tai County’s geographical location is not good, and getting investments from overseas investors had also been a headache. That’s why this Japanese company’s site visit is very important to the County, and County’s Party Secretary Xiang Daofa is very concern about this. Liang Chengpeng had assigned Dong Xuebing to take charge of the Japanese team’s safety. Still, the real reason is he needed Dong Xuebing to solve all the problems that arise suddenly. They want to show the Japanese the ‘good side’ of the County and cover up all the flaws. They must make sure the Japanese will invest in the County.

Back in his office, Dong Xuebing smoked a cigarette and thought about this task.

This is not a good task. If he performs well, he will not get any credit, and if he messes up, he will have to bear responsibility.

Dong Xuebing thought for a while and called the Investment Promotion Agency Chief Meng.

“Hello? Who is this?” The background on the other line is very noisy.

Dong Xuebing replied. “Is this Chief Meng? I am Public Security’s Dong Xuebing.”

“Oh, Chief Dong.”

“Has the Japanese team for site visit arrive? The Bureau asked me to ensure their safety.”

“They are supposed to be arriving today, but I had just received a call from them saying that there will be a delay for about a day. They should be arriving tomorrow.”

Chief Meng is the person-in-charge of receiving foreign investors, and his full name is Meng Xianglin and is below 50 years old. He is also the County’s Investment Promotion Agency Chief. Dong Xuebing had met the County’s Investment Promotion Agency’s Deputy Chief Lui Dafa but have not met Meng Xianglin in person yet. However, after working in the County for so long, he knew Meng Xianglin is Xiang Daofa’s trusted aide and got this position because of Xiang Daofa.

Late afternoon, Dong Xuebing finished his work and left the Bureau.

Dong Xuebing called Xie Huilan in front of the Public Security’s Family Quarters, but her phone is switched off. She should still be in meetings.

Xie Huilan is very busy, and they seldom have time to meet. Since Dong Xuebing went to Lui An City for undercover investigation, he had only spoken to her over the phone and had not met her. He thought for a while and drove to the County Party Committee’s quarters. He parked his car at another street and bought some food, before making his way to the quarters.

Sister Xie’s apartment.

Dong Xuebing used his keys to open the door and went straight to the kitchen.

After Dong Xuebing was discharged from the hospital, he discovered a bunch of keys in his bag. It was the bunch of keys he returned to Sister Xie before, and he knew it must be Sister Xie who place it in his bag. This means that she is willing to forgive him. Of course, she might also be doing this to prevent his condition from getting worse. Until now, Dong Xuebing still cannot tell what Xie Huilan is thinking.

Washing, cutting, etc. Dong Xuebing started preparing dinner.

After a while, the doorbell rang.

Dong Xuebing jumped and tiptoed to the door. Through the door’s peephole, he saw a middle-aged man who looks like a leader. He does not recognize this man but felt he looks familiar and should have seen him around the County’s government. He did not open the door and quickly return to the kitchen.

Ten minutes later.

Click… it was the sound of someone opening the main door.

Dong Xuebing heard it and quickly ran into the bathroom to hide.

The door opens. “… Mayor Geng, please come in.” Xie Huilan said.

“Can I use this pair of slippers?”

“It’s fine. You don’t need to change your shoes. Haha… have you waited long?”

“Not really. I had just arrived not long ago.”

“I returned to the County’s committee after the meeting and did not know you are coming over.”

Mayor Geng? Dong Xuebing remembered who this man was. Geng Yuchao, Yan Tai County’s Deputy Mayor. He is also the only Deputy Mayor, other than the Executive Deputy Mayor, to be on the County’s Party Committee. Dong Xuebing heard that Geng Yuchao had clashed with Xiang Daofa when the latter was still the Mayor. But from his tone now, he should have joined Xie Huilan’s faction.

“Mayor Xie, I will be leaving in a while, and you don’t need to prepare tea for me.”

“You should have a cup of tea first, right?”

“Ah… Let me pour the tea myself.”

After a while, they started talking about work. Geng Yuchao said. “Mayor Xie, the Investment Promotion Agency, is a department of the County Government, and it should be the County Government job. Party Secretary Xiang had brushed us aside to bring in foreign investors. This is too…”

“Haha… Secretary Xiang is also doing this for our County’s development.”

“You might be right, but they only inform us today about the site visit, and still assign Chief Meng to receive them. Secretary Xiang is not giving the County Government any credits, and you should know about Chief Meng’s relationship with Secretary Xiang. Since he is doing this for the County, why didn’t he let you or the Deputy Mayor who oversees investments take charge of this? This is…”

Dong Xuebing immediately knew Geng Yuchao is talking about the Japanese investor’s site visit and investment. Xiang Daofa had not informed the County Government and tasked his trusted aide to take charge of it. This is too overbearing, and he is not letting Xie Huilan and the County Government get involved. He is telling everyone that he is in charge of the County and disregarded Xie Huilan.

Dong Xuebing frowned. He had saved Sister Xie’s life and helped her several times. Even when he did not say anything, everyone will think he is from her faction. Then the thankless task of taking care of the Japanese team must be given to him by Xiang Daofa. Xie Huilan’s faction will not get any credit, and the tasks where mistakes might occur easily is given to her people. This is like slapping her in the face. Seems like the rift between Sister Xie and Xiang Daofa is growing.

Dong Xuebing cursed in his heart. I had helped Yan Tai County solved such a big case, and Xiang Daofa is assigning a dirty job to me?! What’s wrong with you? Did I offend you? Dong Xuebing had dislike Xiang Daofa, not because of Xie Huilan. A few months ago, Dong Xuebing had found evidence against the former Party Secretary Chang Lei and forced him to step down. Xiang Daofa was the one who benefited from it, but he is not grateful and does not even want to meet Dong Xuebing. Now, he is doing this again!

F**k! You are finding trouble with me now?!

After a while, Geng Yuchao left.

Dong Xuebing waited for a while to make sure he had left, before walking out to the living room.

The living room is empty.

Dong Xuebing looks around and saw the room’s door opened. “Sister Xie?”

Dong Xuebing entered the bedroom and saw Xie Huilan undressing. She was in her bra and bending over to remove her pants. Her back is facing Dong Xuebing, and he could see the outline of her ass through her red long john pants. Xie Huilan heard Dong Xuebing and looked towards the door. “… When did you arrive?”

Dong Xuebing avert her gaze. “Huh… around 5 pm. I had prepared the ingredients.”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Why didn’t you tell me that you are coming over? Are you trying to scare me? Hahaha…”

“Ahem… no. I saw Mayor Geng entering, and I hid in the bathroom. I tried calling you, but your phone is off.” Dong Xuebing stood at the entrance and secretly peep at her curvy ass. He had not seen Sister Xie for many days and felt her ass is getting rounder.

Xie Huilan smiled and sat on the bed to take off her long john pants. “Shouldn’t you go out when a woman is changing?”

“Oh… I will go out and wait.” Dong Xuebing quickly close the door for Xie Huilan.

A few minutes later, Xie Huilan walks out of her room, gracefully in a sweater.

Dong Xuebing exclaimed. “Sister Xie, you are so pretty today.”

“Really? Haha…” Xie Huilan sat on the sofa and took a sip of tea. “Did you return to Beijing over the weekend? Was it fun?”

Dong Xuebing paused for a second. “I did not do anything except watch TV at home.”

Xie Huilan laughed. “Your face is glowing, and I don’t think it is from watching TV.”

‘Ah? Really?” Dong Xuebing asked. “It must because I get to meet you.”

Xie Huilan laughed and put down her teacup. “You are so sweet.”

Dong Xuebing knew Sister Xie is not easily flattered like Aunt Xuan, and he is afraid Sister Xie will bring up about their relationship problems. He quickly changes the subject. “Oh, I overheard Mayor Geng talking about the site visit and investment. Chief Liang had just asked me to take charge of the Japanese team’s safety while they are here. Is this a trap? Could it be Xiang Daofa purposely assign this task to me?”

Xie Huilan nodded. “He does not want you to get promoted.”

Dong Xuebing was stunned. “What do you mean?”

“You had received two First-class merits, and if it’s someone else, he should be promoted. Secretary Xiang does not want you to move up, but you have all the credentials. That’s why he assigns this thankless task to you. This task has no credits, and if anything happens, he can use it as an excuse to stop your promotion.” Xie Huilan explained.

F**k! Dong Xuebing cursed. “This is too despicable!”

Xie Huilan laughed and look at Dong Xuebing. “Are you still thinking of getting promoted to Section Chief?”

“Of course. I was still thinking of getting it before Lunar New Year.” Dong Xuebing was frustrated. “That means I don’t stand any chance now?”

“Haha… not really.”

“Ah… Sister Xie, stop hanging me in midair and give me some pointers.” Dong Xuebing had done many things and risked his life many times in the past year because he wants to get promoted. Now, he knows Xiang Daofa is trying to stop him and who knows how long he has to wait before he can get promoted.

“Do you want to know?”

“Of course.”

Xie Huilan narrowed her eyes with a smile. “I am very tired today, and my shoulders are aching.”

Dong Xuebing quickly got behind her and started massaging her shoulders. “Please tell me what I should do.”

“Hmm…” Xie Huilan closed her eyes. “As long as you don’t make any major mistakes recently, I can help to nominate you if there is a vacancy. I believe Secretary Xiang will not stop you after the nomination is put up. Of course, you will not get positions like Finance Bureau Chief, Public Security Deputy Executive Chief, or other important roles. These are all out of reach for you for the time being.”

“I know… but are there any vacancies?”

“No.”

“Then I will have to wait like this? Even if I got nominated, Xiang Daofa will also not approve it during the Party Committee meeting.” Sister Xie’s votes in the party committee are lesser than Xiang Daofa, and Xiang Daofa has the final say on the promotions of the staff.

“It’s like this, that’s why I told you not to be anxious. Just build your foundations for a year, and at that time, Secretary Xiang can no longer stop you.” Xie Huilan closes her eyes. “Use more strength and slightly more to the right. It’s aching there. Thank you.”

I got to wait for another year?!

Bullshit. Dong Xuebing will not wait for so long!

Dong Xuebing used more strength on Xie Huilan’s right shoulder. “Sister Xie, let’s not talk about whether if the Party Committee will approve my promotion now. Errr… are there any Section Chiefs that are going to retire or transfer?”

Xie Huilan replied without thinking. “Haha… no.”

Damn! Dong Xuebing’s head starts to hurt.

Section Chief’s positions might seem a lot, but in Yan Tai County, Section Chief rank’s positions are the heads of Bureau and office. Also, among the available positions, like Finance Bureau Chief, Public Security Executive Deputy Chief, Supervision Bureau Chief, are not available to Dong Xuebing. Dong Xuebing does not has the experience for this post and can only qualify for other offices, like Cultural Affairs, Sports Administration, Agriculture, etc. The career prospects in these bureaus are not good, and Dong Xuebing does not want to go there. He would rather wait and get experience in Public Security than go to those bureaus. The remaining bureaus and offices that have career prospects are too few, let alone he still has to wait until the head is retiring or transfer…

It’s too difficult!

It’s too difficult even to get a nomination!

Dong Xuebing laughed at himself in his heart, but he does not want to give up his goal of getting Section Chief. He will still try his best!

Xie Huilan took a glance at Dong Xuebing. “What are you thinking?”

After massaging Xie Huilan’s shoulders, Dong Xuebing starts to massage her neck. “I can only wait now. I don’t believe there will be no changes to Yan Tai County’s Section Chiefs staff in the coming months. Maybe one of them might request for early retirement due to medical reasons, or get promoted to the City Government.”

“Haha… I didn’t know that you are so optimistic.”

Dong Xuebing rolled his eyes. He is not optimistic now. He wishes something bad, like accidents, sudden illnesses, etc. to happen to those Section Chiefs, so they will vacant their positions. He wants the nomination as soon as possible before Xiang Daofa got him into a trap. No one knows what will happen in the future, and accidents might happen.

Chapter 283 – Something happened to the Japanese team!

Next day.

Noon. County’s Party guest house.

The Japanese team from the Japanese MNC had arrived. The team consists of five to six people in two black Toyota Reiz. The County’s Party Secretary Xiang Daofa had gone to receive the delegation outside with his men, like Deputy Party Secretary Cao Xupeng, Investment Promotion Agency Chief Meng Xianglin, Investment Promotion Agency Deputy Chief Lui Dafa, etc. Everyone can tell how important these Japanese delegations are to Xiang Daofa from the number of leaders there to receive them. It’s almost as if the City Government’s leaders are there for inspection. Dong Xuebing stood at a distance and shook his head. Some reporters were there to cover this story, and Dong Xuebing felt Xiang Daofa is putting on a show. Since Dong Xuebing knew what Xiang Daofa is up to yesterday, he was disgusted by this task!

“I represent Yan Tai County to welcome all of you.” Xiang Daofa said.

The translator replied in two languages. “This is Party Secretary Xiang, and this is Mr. Sakamoto.”

“Nice to meet you, Secretary Xiang.”

Sakamoto smiles as he shook hands with Xiang Daofa. Click… click… the reporters took pictures of them, and it should be this evening County’s newspaper headlines.

Dong Xuebing was not in the mood to listen to them and turned to a staff from the County Committee office. “Where is Mayor Xie?”

That young man replied softly. “The Mayor is attending a meeting, and she is not here.”

Dong Xuebing smacked his lips. Getting investments for the County should be the job of the County Government and has got nothing to do with the Party Committee. Did you all purposely don’t invite Sister Xie because you all are scared she will get the credit? All of you are too much and had overstepped your boundaries! Instead, Sister Xie had still reminded Dong Xuebing to protect the delegation’s safety as this is for the good of the County. Sister Xie had not even thought of creating problems despite Xiang Daofa’s pettiness. This is the difference between someone who had worked as a leader with the Central Government. The way they do things is too different!

After a while, everyone started to walk towards the building for lunch.

“Chief Dong.” Someone called.

Dong Xuebing turns around and saw a middle-aged man in his fifties. “Are you Chief Meng?”

Meng Xianglin nodded and said. “The Japanese team’s first stop will be Wu Tian Village, and the possibility of them investing there is high. You must make sure everything is in order and send two officers to accompany them to prevent any accidents. You must leave a good impression with the delegations.”

Dong Xuebing replied nonchalantly. “I know.”

Meng Xianglin frowned from Dong Xuebing’s response. “Chief Dong, you must pay attention to this matter.”

Hmph! Are you done? Dong Xuebing replied. “I know even without you telling me this.” You want me to pay attention to this?! Even if everything goes smoothly, Xie Huilan will not get any credit, and Xiang Daofa, who will be getting all the credit, will not remember me. He will still be finding fault with me. If Dong Xuebing messes up the Japanese site visits, he will have to bear full responsibility. How can Dong Xuebing treat this task with importance?

Meng Xianglin suppressed his anger and said. “I will not remind you anymore. If anything happens, don’t blame me for not telling you this. This responsibility is too big for you to bear!” He turned and walked away. Meng Xianglin is one rank higher than Dong Xuebing and is the person-in-charge of this investment site visit. He had already treated Dong Xuebing as his subordinate.

Dong Xuebing was furious. You are from the Investment Promotion Agency! Who are you to tell me off?!

This site visit is very important to Meng Xianglin. This visit is more important than any other site visits as the invested amount is significant, and it is a Japanese MNC. It will change the economic outlook of Yan Tai County. If he successfully gets this MNC to set up their electronic plant there, he might get promoted.

After lunch, Xiang Daofa and the rest of the County leaders left the guest house. Only Meng Xianglin and Lui Dafa remained to entertain the guests.

The leader of the Japanese team, Mr. Sakamoto, is the decision-maker, and he will be deciding if their company will invest in Yan Tai County. That’s why Meng Xianglin and his men treated him differently. Mr. Sakamoto also knew the County’s leaders needed him, and he can afford to be arrogant. He did not say much, and most of the time, he only nods his head. It was his men who do most of the talking with Meng Xianglin.

After a while, Mr. Sakamoto spoke to his translator in Japanese.

The translator turned and said. “Mr. Sakamoto says it’s time to visit the village.”

“No problem.” Meng Xianglin quickly replied. “We will lead the way.”

Lui Dafa quickly went out to arrange for the cars. After a few minutes, the leaders and staff from the Investment Promotion Agency boarded a car and drove towards Wu Tian Village. The Japanese team’s two Toyota Reiz followed behind. Although Dong Xuebing is not happy with this assignment, he still did his job. He called the Bureau to send two plainclothes officers to follow the convoy. He called up Hui Tian Police Station to make arrangements.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing answered. “Mum? What is it?”

“Have you taken your lunch?” Luan Xiaoping asked.

“Yes. I had just eaten.”

“Ok. If you are free this evening, come over to my place.”

“You need me for something?” Dong Xuebing thought for a while and said. “I can go over now since I do not have any work this afternoon. Are you at your school’s quarters?”

“Yes.”

“Alright. Wait for me.”

“It’s not important, and you don’t need to rush over.”

Dong Xuebing did not return to the Bureau. He went to a supermarket to buy some health supplements before driving over to the County First Middle School’s staff quarters.

“Mum, I’m here.”

Luan Xiaoping opened the door and saw her son carrying a shopping bag. She grumbled. “Why are you buying all these things for me?”

“Just take it. It’s good for your body.” Dong Xuebing entered the apartment.

“I can’t finish all these even if I drink it every day. You are wasting your money.” Luan Xiaoping took the bag from Dong Xuebing and points to the coffee table. “I had just made tea.” Although Luan Xiaoping scolded her son, she is feeling happy in her heart. Every time Dong Xuebing visits her, he will buy health supplements for her.

Dong Xuebing took a sip of tea. “Mum, what is it?”

“Wait a while.” Luan Xiaoping returned to her room and came out with a sweater.

Dong Xuebing smiled. “You bought this for me?”

Luan Xiaoping gave him a stare. “I knitted this for you. Try it on.”

“Ah… why did you waste so much effort on it? You can just buy one outside. You are tiring yourself.” In the past, they are poor, and Dong Xuebing’s mother knitted all his winter clothes. Sometimes, she started knitting since summer whenever she has time, and it took months before she completed it. Now, they have money, and they don’t need to knit sweaters themselves. “You have high blood pressure… you…”

Luan Xiaoping ignored Dong Xuebing and raised the sweater. “Go and try it to see if it fits. I will amend it if it doesn’t fit.”

Dong Xuebing felt warmed and took off his coat to wear the sweater. “How is it?”

“It’s quite fitting, but the sleeves are a bit long.”

Dong Xuebing replied. “It’s fine. I can just pull it up.”

Luan Xiaoping touched the sweater and nodded. “Ok. It’s cold now and just leave it on. This should be warmer than your leather jacket.”

The sweater is grey in color, and despite not having any complicated patterns, it was still fitting. Dong Xuebing likes it a lot as he looks at himself in the mirror. “Thank you, Mum.”

Luan Xiaoping smiled. “If you like it, I will knit a scarf for you tomorrow.”

“No… don’t.” Dong Xuebing quickly said. “It’s too tiring.”

Luan Xiaoping grumbled. “If you care about me, stop doing all those dangerous missions. I still have not scolded you for disappearing for so many days.” She was scared out of her wits and cried numerous times when Dong Xuebing went undercover.

“Mum, let’s not talk about that again. I’m sorry.” Dong Xuebing laughed and massaged his mother’s shoulders.

Luan Xiaoping patted her son’s hand. “Alright. I know you are busy. Go back to work.”

“Do you have lessons this afternoon? I can send you to school.”

“The school is within walking distance. What’s there to send?”

In the end, Dong Xuebing still sent his mother to her school and left after seeing his mother entered the school’s compound.

Evening.

Dong Xuebing returned to the Bureau’s Family Quarters and called the two officers. The site visit in the afternoon had proceeded smoothly, and there were no accidents.

That’s right. This is China and not the Middle East. What can go wrong?

After putting down his phone, Dong Xuebing went to take a shower. He thought about how he is going to get nominated for promotion when his phone rang. Dong Xuebing frowned and got out of the bathroom to answer.

“Hello, who’s that?”

“Chief Dong, I’m from the traffic department. The higher-ups told me to call you for matters regarding the site visit team.”

Dong Xuebing frowned. “What happened to the delegations?”

The other party said. “I am at an accident scene now. One of their Toyota Reiz had gotten into an accident.”

“Is anyone hurt?” Dong Xuebing tensed up.

“The site visit team is fine, and their car only has some scratches on their headlight. The other car had a dent on the back. But the Citroën’s driver had a scuffle with the people from the site visit team. We had just separated them. How should we settle this?”

“Where is the location? I will go over now!”

“We are near the petrol station near the west exit…”

After that, Traffic Police told Dong Xuebing the location, Dong Xuebing quickly dried himself and to go out.

At this time, Dong Xuebing’s phone rang again. It’s Meng Xianglin. “Chief Dong, do you know that the delegates had gotten into a traffic accident? Go and settle it now!”

Damn! Since when you had become my superior?

Dong Xuebing did not even say a word and hung up.

Meng Xianglin was stunned and furious by Dong Xuebing’s action.

Dong Xuebing quickly got dressed and drove to the accident scene. It’s not far from his home, and he reached within ten minutes. From a distance, he saw a Toyota Reiz and a Citroën parked by the roadside. A few Traffic Police were directing traffic, and two police cars had their police lights on. There was a fight between the drivers after all, and the Traffic Police had to handover this case to the Police officers.

“What happened?” Dong Xuebing walks over.

A Police officer was speaking to someone and quickly run over. “Chief Dong.

A young man was sitting on the ground beside the Citroën, and his mouth was bleeding. He also has a bruise on his eye, and a woman, who might be his wife, is beside him, and she has a handprint on her face. Mr. Sakamoto was sitting in the Toyota Reiz with his eyes closed. He did not even get out of the vehicle. Two members of the Japanese team are standing outside with their arms folded. Other than some dirt on their clothes, they do not have any visible injuries.

Dong Xuebing frowned. “Who is at fault?”

The Police Officer looked over at the Japanese team and replied softly. “It’s those Japanese faults. Witnesses are saying that Toyota had gone against the traffic when they made a turn and collided with that Citroën. You should know that Japan’s traffic regulations are different from us, and they are right-hand drive. Maybe they are still not used to our traffic.” It’s hard to change habits.

“That driver does not have our driving license?”

“I had seen his driving license, but it had expired many years ago.”

“Chinese?”

“I think so.”

“What about the fight?” Dong Xuebing asked. “Who started the fight?”

The Police officer hesitated for a second and replied. “The Japanese claimed it was the other party who started the fight, but passersby and the Citroën driver and his wife said it was the Japanese who hit them first.”

Dong Xuebing frowned. He knew it was not the young couple who started the fight. There are four men in the Toyota, and the Citroën driver is only with his wife. Why would he start the fight? But it’s not easy to settle this issue. It would not be good for Yan Tai County’s image if he brought the Japanese back into custody. But if he doesn’t do anything to them, how are they going to answer to the residents?

A man in a suit walks over impatiently. “Why is this issue not settled yet?”

The Officer told Dong Xuebing softly. “This is the driver, and he had participated in the fight.”

Dong Xuebing glanced at that driver.

“Our boss is asking if we can leave now.” The driver looks at Dong Xuebing and the officers. “We still have lots of things to do! Can you all let us go?!” The driver’s Chinese is quite good and should not be Japanese.

The Officer knew this group of men are VIPs of the County, and he immediately replied. “Please wait for a while. We are trying to settle this.”

The driver smacked his lips and looked at his watch. “It’s been more than ten minutes. Is this your County’s efficiency? If you don’t know how to settle this, you all can call Party Secretary Xiang. I am saying this again. It’s the other party who cut in front of us, and after we collided, that man pushed us and hit us first. We were acting in self-defense and did nothing wrong!”

Dong Xuebing looks at the driver coldly. “This is not up to you to say! You understand?!”

The Officer was also frustrated. “Hey, your driving license had expired, and you are driving without a valid license.”

The driver’s face changed and walked away.

The Officer grumbled softly, “An ass in a lion skin!”

Dong Xuebing does not like that driver. How can he still be so arrogant after hitting others?

The driver returned to the Toyota and spoke to Mr. Sakamoto in Japanese. “Boss, the Chinese Police are trying to find trouble and is refusing to let us leave.” The driver also knew Yan Tai County leaders couldn’t wait to kiss their asses, and even if he hit others, nothing will happen to him. That’s why he is not worried at all. Although the driver is Chinese, he saved Mr. Sakamoto’s wife when he was studying in Japan. Because of that incident, Mr. Sakamoto hired him to be his driver.

Sakamoto frowned when he heard from his driver. To him, this is a minor incident, and the Police should let them go.

Dong Xuebing does not understand what the driver and Sakamoto said, and he walks over to the young couple. “I am from the Public Security Bureau. How are your injuries?”

The young man replied. “Officer, this group of Japanese are too unreasonable. We are traveling in our lane, and they collided into us from the back. When I got out of my car to reason with them, they started hitting us. Look, they also slapped my wife.”

Dong Xuebing thought for a second and said. “It’s late now, and it’s better to settle this privately. How about this? The other party will compensate you some money for your medical fees and damages to your car? Do you think 30,000 RMB is enough?”

The young couple was unwilling to accept it as they were still angry.

Dong Xuebing persuaded them patiently, and the young man replied. “Officer, I will accept this compensation because of you. 30,000 RMB, and I want that driver to apologize to us!”

Dong Xuebing felt this is a reasonable demand and nodded.

Translator’s note:

Toyota Mark X

The Ass in the Lion’s Skin

Chapter 284 – Mum was knocked down by a car!

The accident scene.

“Chief Dong, how are we going to settle this?” The Officers waited for Dong Xuebing’s instruction.

Dong Xuebing walked back from the young couple and said. “That couple agreed to settle this privately for 30,000 RMB and an apology from the driver.” He paused for a while and continued. “The County is very concerned about this investment site visit. Let’s not talk about the driver driving without a valid license now, and don’t record the driver had hit that couple. Just treat this as a normal traffic accident, and after they paid the medical fees and compensations, they can leave.” Although Dong Xuebing did not want to let that driver off, he knew he had to.

“I understand.”

The Traffic Police walked over to the Toyota and told them what was discussed.

When the driver heard that they need to compensate the couple and apologize to them, their face changed. “I said we are not at fault! What is the meaning of this?”

The other Japanese man, who had hit the couple, was mad too. He shouted something in Japanese and points to the young couple angrily.

The Traffic Officer replied. “I don’t know how Japan handles road accidents and fights. But in China, this incident is caused by you all, and you all must take responsibility for it. We had given in by not charging you for driving without a valid license and hitting others. You all only need to apologize and compensate them. If not, this incident will not be settled.” The Officer said and looked at the accompanying translator. “Please translate to your boss.”

The translator spoke to Sakamoto softly.

Sakamoto looked at them and shouted to his assistant impatiently. “Ka-sei-lu.”

The assistant took out 30,000 RMB from a bag and threw it at the Traffic Officer. The Japanese were willing to pay the compensation because they knew they are in the wrong. But when the Traffic Officer asked the ones who hit the couple to apologize, he was shouted at. One of the Japanese men started shouting in Japanese and gesturing towards the couple.

The driver shouted. “We will not apologize! They started scolding us when they alight from their car! They should be the ones apologizing to us!”

Dong Xuebing is furious. “Do you all want to settle this peacefully?” If they were ordinary folks, the Traffic Officer would have brought them back to the station. Dong Xuebing had already sided with the site visit team, and they are still not satisfied?

The driver exclaimed. “I think you are finding trouble with us! You want us to apologize?! Then you should talk to our boss’s lawyer!” He shouted and entered the driver seat of the Toyota to start the engine.

The young couple immediately blocks the car. “F**k! Don’t think of leaving if you all don’t apologize!”

The Traffic Officer was also mad. “Chief Dong, this group of Japanese is not listening!”

Dong Xuebing looks at Toyota coldly. He was also furious by their actions.

When both sides were still in a standoff, Dong Xuebing’s phone rang. He looks at the number, and it’s calling from the Party Committee.

“Hello! I am Xiang Daofa!” The County Party Secretary shouted over the phone.

Dong Xuebing replied. “Secretary Xiang, how can I help you?”

“Why is the traffic accident not settle yet?! Let them go now!”

“Secretary Xiang, we have confirmed that the Japanese team had caused the accident. They had beaten up the other party, and the driver is driving without a valid driving license. We are trying to handle the situation, and the couple who were beaten up wants an apology from them. But they…”

“Don’t tell me all this! Just release them immediately!”

Dong Xuebing’s eyes twitched. “Then what am I going to tell the couple?”

“That is your job! The investment site visit team is the most important now!” Xiang Daofa slammed the phone down.

After getting scolded, Dong Xuebing felt like throwing down everything and leave. How can this group of Japanese cause an accident, beat up others, and don’t apologize for their actions? I still have to let them go?! Are we not going to take care of Yan Tai County’s residents because of these Japanese? Dong Xuebing is getting pissed by how Xiang Daofa does things. This investment should be a win-win situation for both parties. But now, he is worshiping this group of Japanese like his grandfather!

Screech! An Investment Promotion Agency car arrived.

Meng Xianglin alighted from the vehicle. He is furious when he saw the Japanese team were still there, and the young couple is still blocking the car. He quickly ran over to the Toyota and told the people inside. “Mr. Sakamoto. Sorry for the trouble. I will settle it now.”

The translator translated what Meng Xianglin said to Sakamoto.

Sakamoto nodded and said something.

The translator told Meng Xianglin. “Mr. Sakamoto is very unhappy with Yan Tai County’s efficiency.”

Meng Xianglin’s face changed and is panicking in his heart.

The Toyota driver said. “My Boss has a dinner appointment with his friend. Can you all hurry up? We are already late!”

“Yes. We will settle it now! Give me five minutes.”

Meng Xianglin walks over to Dong Xuebing angrily. “Why is this not settled yet?”

“Hah, Chief Meng, you should be asking them and not me.” Dong Xuebing replied.

The Traffic Officer explained the situation to Meng Xianglin. All the officers at the scene understood that it’s not that they do not want to settle this minor traffic accident. It’s the group of Japanese that’s too much. They knew Yan Tai County want their investment and become arrogant. If this had happened in Japan, they would never behave this way.

Meng Xianglin listened to the Officer and felt the Japanese site visit team had done nothing wrong. He felt the Public Security is making a fuss out of nothing, and did not think of the bigger picture. He did not even look at Dong Xuebing and walked over to the couple to threaten them. “Do you all know what you all are doing?! Ah?! They are the site visit team from an overseas MNC! They are guests invited by the Party Committee! Are you all trying to disgrace our County?! Get lost! Are you all going to take responsibility you all mess up this investment?!”

The young man retorted. “Their car had knocked into us, and we were beaten up by them! Why is it our fault?!”

Meng Xianglin stared at the young man. “Didn’t they compensate you with a sum of money?! What more do you want?! Are you trying to blackmail them?! If you all are unhappy, go and speak to the Public Security!”

The few Traffic Officers looked at each other angrily.

Dong Xuebing frowned. This Meng Xianglin is abusing his authority to help outsiders!

Meng Xianglin knows he can scare these commoners by mentioning the Public Security Bureau. He is implying that if the couple continues to block the car, they will be arrested. The young couple can tell that the people from the Government are siding with those Japanese and will not help them. They do not want to enter the Police station, and they might be locked up. In the end, the young couple left the scene angrily. Before the young man drives off, he glared at Dong Xuebing. Dong Xuebing was the one who agreed to let the other party apologize to him.

Dong Xuebing and the other officers at the scene were frustrated.

Meng Xianglin was relieved and walked over to the Toyota with a smile. He spoke to them for a while before Sakamoto waved him off. The driver gave Dong Xuebing a side glance and drove off.

The Traffic Officer does not care about Meng Xianglin. He only knows Chief Dong is his direct superior, and when he saw the driver driving off, he shouted. “Why are you still driving?! Your license is…”

Meng Xianglin stared at that Traffic Officer. “Enough!”

The Toyota driver ignored the Traffic Officer’s shouts and stepped on the accelerator.

An Officer looks at Dong Xuebing. “Chief Dong.”

“The leader said we must think of the bigger picture!” Dong Xuebing does not want to remain there. “Let’s go!”

Meng Xianglin looks at Dong Xuebing’s back as the latter left. He is furious with Dong Xuebing as he felt the investment is more important than this accident.

Public Security Bureau Family Quarters.

Dong Xuebing threw his bag on the sofa when he reached home. He cannot stand the way Xiang Daofa and his men do things. Although Dong Xuebing knows many government officials place benefits and interests before their morals, residents, and even family and friends, but he can never do that. That’s why he got more furious when he thinks about what happened.

If it was someone who blocked the Japanese team cars and asks for ‘toll fees,’ Dong Xuebing will be the first one to rush forward to handle the situation. He does not want to let the Japanese have a bad impression of the County. But what happened earlier is different. It’s the Japanese who are driving without a valid license and even hit others after they got into an accident. How can we still protect those Japanese in this situation? Do we have to sacrifice our residents to please them? Are the Japanese going to have a good impression of our County by doing this?

Bullshit!

The more you kiss their ass, the more they look down on you!

Dong Xuebing had become a scapegoat today. He had promised the young couple to get an apology from the Japanese, and they should think that they had been lied to by him. The Japanese team will also hate him and think that he is finding trouble with them. Xiang Daofa and Meng Xianglin should also hate him. In the end, Dong Xuebing is the one taking all the blame!

I am taking all the blame, and you all are getting all the credits?!

WTF?!

Dong Xuebing smoked a cigarette and called Liang Chengpeng. “Hello, Chief Liang. I think I am not suitable for the task of protecting the site visit team. Can you assign someone else for this task?” Although Liang Chengpeng is standing on Xiang Daofa’s faction, he is still on good terms with Dong Xuebing and has an upright character.

“What happened?”

“Nothing. It’s just…”

Liang Chengpeng had heard of what happened and sighed. “Chief Dong, you had agreed to take on this task, and it’s not your character to give up halfway.” Liang Chengpeng persuaded Dong Xuebing and kept emphasizing to think of the big picture.

After hanging up, Dong Xuebing threw his phone on the table.

Big picture, my ass! In the end, everything is for Xiang Daofa’s credit!

Suddenly, someone opened the door from outside. Luan Xiaoping entered the apartment and saw her son sitting on the sofa angrily. She quickly changed into slippers and asked. “What happened? Are you not happy at work? You were still fine this afternoon.”

Dong Xuebing smacked his lips and said. “Don’t talk about it.”

Luan Xiaoping looks at her son. “You… since young, you took everything to heart. Just stop thinking about those unhappy things, and everything will be over after a good sleep.”

Dong Xuebing nodded. “Oh, why are you here?”

Luan Xiaoping smiled and took out a magazine from her bag. “My school’s Teacher Liu has this magazine, and there are a few nice scarfs on it. I am thinking of knitting a scarf for you, and it should be ready within a month.” She sat on the sofa and showed her son the magazine. “Which design do you like? I will buy the yarn tomorrow.”

Dong Xuebing replied. “Didn’t I tell you not to tire yourself? I can just buy one off the shelves.”

“How can the ones you bought from outside be the same as the one I knit? All those scarfs selling outside are using low-quality yarn.”

“It’s the same as long as the scarf can keep me warm. You don’t need to waste your time.”

Luan Xiaoping replied with an angry expression. “Hurry up and choose a design! I have nothing to do at home also.”

Dong Xuebing did not want to argue with his mother and chose a simple design from the magazine. It should be easier to knit with a simple design. “I want this design.”

Luan Xiaoping looked at the picture and nodded, before folding the corner of the page.

“… alright… it’s late, and you should go to sleep. I will go back now.”

Dong Xuebing looks at the time. “It’s late now. Just sleep here tonight, or I can send you back.”

“What’s there to send? I know how to get back myself.” Luan Xiaoping laughed. “The shops are still open now, and I want to pick a good yarn for your scarf.”

Dong Xuebing laughed and held his mother’s shoulder. “Mum, your son, is also a multi-millionaire now, and it’s not that we cannot afford it. I don’t want you to tire yourself, and I will be worried if you get a stroke because of overworked. If you want to knit a scarf, just knit it. But don’t rush yourself. I can wear a scarf next winter.”

Luan Xiaoping patted Dong Xuebing’s hand. “Haha… I know what to do. Don’t worry.”

“Fine… fine… I will let you win.”

“I am your mother, and I know more than you.” Luan Xiaoping nagged at her son a while more before leaving. Dong Xuebing wanted to send her back, but Luan Xiaoping refused. She knows Dong Xuebing is not in a good mood and wants him to have a good rest.

After Dong Xuebing’s mother’s visit, his mood got better.

Dong Xuebing did not think of the incident and went to bed.

Half an hour…

One hour…

In the middle of the night, Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing woke up and looked at the time. It’s already 9.30 pm. He wondered who is calling him at this hour and it’s an unknown number. “Hello, who is this?”

“Chief Dong, I’m from the Traffic Department.”

Traffic Officers again? Dong Xuebing sat up and asked. “What is it?”

“We are now at the hospital. Your…” The Officer sounded worried. “Your mother was knocked down by a car.”

“What?!” Dong Xuebing jumped off the bed. “What did you say?”

“Your mother was knocked down by a car and is now at County’s People Hospital.”

Dong Xuebing shouted angrily. “When did it happen? Why didn’t you all report to me earlier?”

“The accident happened about 20 minutes ago. Your mother had met an accident on the road south of the Shopping mall. She had fainted when we reached there, and we don’t know her identity. It was until we found her identity card at the hospital, and we realized she is your mother. This…” almost everyone from Hui Tian Police Station knows Luan Xiaoping is Chief Dong’s mother. But in the County Public Security, not many officers know who she is.

Dong Xuebing’s face turned pale.

Dong Xuebing had only a few minutes of BACK left and cannot return to 20 minutes ago!

“How is her condition? Is she in danger?”

“No. She might have injured her hands and waist, but the Doctor says she is fine. They are still checking if she has any fractures.”

“Is my mother awake?”

“She just woke up. She asked you not to worry, and she is fine.”

Fine?! How can someone be fine after getting knocked down by a car?! Dong Xuebing shouted. “Wait for me! I will go over now!” He threw his phone aside and quickly got dress before rushing out. He sped to People Hospital!

Second floor.

Luan Xiaoping is on the drip in the ward.

Dong Xuebing barged into the ward. “Mum! Are you ok?!”

Luan Xiaoping replied. “Didn’t I say I am fine? It was just a slight bump.” The two Traffic Officers in the ward exchanged looks and waited outside.

Dong Xuebing gritted his teeth. “You can still say you are fine in this state?! Are your hands still painful?”

“Haha… It’s not painful now.” Luan Xiaoping continued. “My waist is also fine. Go home and sleep.”

Dong Xuebing is furious. “How can I still sleep now?” He sat on the bed and looked at his mother’s bandaged hand. He almost cried. “I told you not to buy the yarn so late at night… you…”

At this time, a doctor entered the ward. “Chief Dong.”

Dong Xuebing asked. “Doctor, how is my mother’s condition? Are the results of her checks out?”

The Doctor took out an X-ray and said. “She is fine. From the X-ray, we cannot see any fractures. But her blood pressure and heart rate are not very stable now because of the shock. We are putting her on the drip, and I suggest for her to receive treatment in the hospital for at least a week to control her blood pressure.”

Dong Xuebing was relieved to hear that.

Luan Xiaoping laughed. “Didn’t I say I am fine? You can rest assured now.”

Dong Xuebing’s eyes turned red as he held his mother’s hand. “Have a good rest, and let me handle the rest!” He stood up and walked out of the ward. The moment the door closed behind him, Dong Xuebing’s face changed, and he looked at the two Traffic Officers. “Where is the driver?!”

“… he escaped.”

“Check the CCTVs! I want to find him!”

Chapter 285 – Disappointment!

Hit and run accident…

The victim is Chief Dong’s mother…

The Traffic Department does not need to wait for any instructions from Dong Xuebing and had started investigations. Although it’s already after working hours, the Traffic Officers still managed to contact the person-in-charge of the CCTV to get the recordings of the roads around the shopping mall at the time of the accident. This is not Beijing, and the cameras did not cover all the roads. The road where the accident occurred is not the main road, and there are no CCTVs there. The Traffic Department can only check the footage of nearby roads and check all the cars passing through the area. They also assigned a few officers to collect evidence at the scene and look out for witnesses.

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone in his pocket rang.

Dong Xuebing answered. “Chief Liang.”

“… How’s your mother?” Liang Chengpeng asked.

“Her condition is stabilized for now and is on the drip.”

“Good. Don’t be anxious. I had already increased the manpower to investigate this case, and I believe we will get some clues very soon.” Liang Chengpeng is concerned about this case and immediately calls for investigation when he heard about it. He even ordered to seal the junction for investigation. Dong Xuebing had offended many people and is working for Public Security. Liang Chengpeng does not rule out the possibility of revenge, and he must find the culprit at all costs!

After hanging up, Dong Xuebing returns to the ward and saw Luan Xiaoping on the bed. He walked over and held her hand. “Why are you still awake?”

Luan Xiaoping replied. “I can’t sleep. Have you all found the driver?”

Dong Xuebing replied angrily. “Not yet. Mum, can you tell me what happened?”

Luan Xiaoping thought for a while and sighed. “After leaving your apartment, I went to the shopping mall to buy yarn. I should have left the mall earlier, but I met a student’s parent and chatted with her. It was after 8 pm. after I bought the yarn, and I walked along the road towards the west to catch a bus back. When I was about to cross that side road, a car appeared behind me. I did not expect that car to hit me because the car is traveling at a very slow speed. But when I reached the junction of that side road and the main road, the car behind me passed me and turned right.”

Dong Xuebing asked. “Did he knock into you heads on?”

“It’s not knocking into me heads on. The back of the car brushed against me.”

“How did the back of the car brush against you?”

“I did not notice that car. I saw the traffic lights are about to change and I ran faster to cross the road. But the car behind me also sped up to turn and brushed against my hand and made me fall.” Luan Xiaoping thinks back on the accident. “That car did not stop, and I did not see the license plate because of the trees and bushes.”

Dong Xuebing paused for a second and asked. “Do you think that car had knocked into you on purpose?”

“No.” Luan Xiaoping shook her head. “It should be an accident.”

“Accident? If it is an accident, why didn’t the driver stop the car after knocking into someone? He didn’t even alight from the car.” Dong Xuebing was also worried that this incident might be an act of revenge against him. “What color is that car?”

“I remember it should… be black.”

“Do you know the brand of the car?”

“I don’t know and didn’t see it.”

After understanding how the accident happens, Dong Xuebing felt it should not be an act of revenge. If the driver wanted to knock his mother, he should have hit her heads on, and not hitting her with the back of the car while turning. But even if it is an accident, Dong Xuebing was still furious. How can the driver drive off after hitting someone? Luckily Dong Xuebing’s mother is not seriously injured. If she was left bleeding and the driver did not call for an ambulance, his mother might die!

F**k!

You just wait!

Dong Xuebing left the hospital and drove to the County’s Public Security Bureau.

Most of the offices in the Bureau were dark as it’s after office hours, and only a few rooms were still brightly lit. Dong Xuebing walked up the stairs to the Command Center. He opened the door and saw a Deputy Office Director and a few officers working seriously inside. Chief Liang Chengpeng was also there. All of them were staring at a few CCTV footage on a monitor.

“Chief Liang.” Dong Xuebing walks over.

Liang Chengpeng turned. “Chief Dong, you are just in time.”

“The car had been found?” Dong Xuebing brightens up. “What car is it?”

An officer replied. “From the tire marks and witnesses’ description, there are three cars that fit the description. We checked the cars, and from the CCTV footage, we narrowed down to one car.” He points to the monitor. “Here. This is the car.” It was a CCTV footage of a black car passing a junction, and the make of that car is a Toyota Reiz.

Toyota? Dong Xuebing was stunned.

“This is the number plate.” The officer enlarged the picture to show the license plate number.

Dong Xuebing was furious. It is those Japanese delegations’ car!

“Can we confirm this is the car involved in the hit and run accident?” Liang Chengpeng asked.

The officer replied. “It should be this car that had knocked into someone.”

The officer played another clearer footage, and they can see the driver. It’s the same driver that had got into an accident and beat up the driver of the other car. Dong Xuebing clenched his fist. This group of bastards! I still have not settled the score for what happened in the evening, and now you knock my mother down? The Traffic Officer had warned him not to drive with an expired driving license, and he ignored the warnings. He continued to drive and even got involved in a hit and run accident! This is a blatant disregard of the law!

Dong Xuebing turned and was about to go off.

“Xiao Dong. Come back!” Liang Chengpeng stopped him. “Calm down.”

Dong Xuebing turns and looks at Liang Chengpeng. “How am I going to remain calm?! My mother was almost killed!”

“What can you do even if you go there? Arrest and bring him back? Your mother is not seriously injured, and the driver can only be sentenced to a minimum of three years and up to a maximum of seven years when the victim is seriously injured or dead. But don’t worry. We will not let him off.” Liang Chengpeng immediately ordered the officer beside him. “Go to the hotel where the Japanese site visit team is staying and check their vehicle. We must confirm it is that Toyota that got into an accident.”

“Yes, Sir.” The Officers replied.

Dong Xuebing suppressed his anger. “Chief Liang!”

“Wait for the investigation with me here.”

“The facts are all pointing to them. What’s the point of waiting here?”

Liang Chengpeng is worried Dong Xuebing will be rash. “What if we got the wrong vehicle? Don’t be anxious. Officers will let us know the result very soon!”

Liang Chengpeng knows the seriousness of this incident. This incident is different from the minor traffic accident in the evenings. Driving off after knocking someone down is no longer a civil dispute. It is chargeable in courts, and the people involved in the family member of one of the County’s Government leaders and the Japanese site visit team. These made this incident more sensitive, and to be safe, Liang Chengpeng called Party Secretary Xiang Daofa to inform him.

Xiang Daofa frowned after he heard from Liang Chengpeng. He grumbled in his heart. Why must Dong Xuebing get involved in everything? This is the critical period for the County to get the investment, and nothing must go wrong! He thought for a while and called Meng Xianglin. He ordered Meng Xianglin to go to the hotel immediately to handle this incident.

Meng Xianglin heard of what happened and immediately called the Japanese team.

Hotel.

Third floor, room 3012.

The translator hung up his phone and said in Japanese. “Mr. Sakamoto. Investment Promotion Agency Chief Meng had called to inform us that the Police are on their way here. He said our car is involved in a traffic accident.” The translator told Sakamoto what he heard over the phone and asked worryingly. “Is it at that junction on our way back from the restaurant one hour ago?”

Sakamoto’s face changed. “What happened?”

Sakamoto’s assistant and his men look at each other, and the driver starts to get nervous.

After a long pause, Sakamoto’s assistant replied. “When we passed a junction earlier, I heard and felt the car knocked onto something.”

Sakamoto also heard it. They had finished dinner with a few friends, and on their way back to the hotel, he heard the car knocked onto something. But Sakamoto was on the phone with his company’s headquarters and did not think much of it. After he hangs up, he asked the driver what that sound was. The driver he trusted told him that the car had brushed against the road curb.

Sakamoto’s assistant and the translator did not see anything as they were not focusing on the roads at that time. They did turn and look out of the windows after they heard the bang, but they can only see trees and bushes. That’s why they thought nothing of it.

Only the driver saw everything. When he was making the turn, he saw a middle-aged woman and heard the bang from the back of the car. His heart skipped a beat, and from the side mirror, he saw he had knocked that woman down. But she was not bleeding, and he was relieved. He dares not stop the car as he is afraid to let Mr. Sakamoto know that he got into another accident and continued their way without stopping.

“Zhang Zhifeng.” Everyone looks at the driver.

The driver, Zhang Zhifeng, pretended to be calm. “I did not notice anything or saw anyone.”

Even when Sakamoto trusted Zhang Zhifeng a lot, he is unhappy to know that he had got into two accidents in an evening.

Zhang Zhifeng felt uneasy and tried to push the blame. “Mr. Sakamoto. In China, there is a scam, also known as a fake accident. Drivers here will have to bear most of the responsibility in an accident with another pedestrian, and many conmen will pretend to be knockdown by cars to swindle compensations. We had been traveling smoothly earlier, and a pedestrian knocked into the back of our car. I think it is a fake accident.”

Sakamoto curiously asked. “There are such things in China?”

The translator nodded. “Yes, and it is very common.”

“How is the victim?” Sakamoto asked. “How badly hurt is the victim?”

The translator replied. “Chief Meng said the victim suffered from minor injuries and is fine.”

The Police arrived at the hotel, and some of them went straight to the carpark. They found the Toyota and saw the scratches at the rear portion of the car. A few of the officers went up to room 3012 to interview those Japanese. By right, the driver and passengers must be brought back to the station for questioning. But these people have special privileges, and the officers can only interview them at the hotel.

Such investigations are slightly troublesome, and even after twenty minutes, the statement recordings were still ongoing.

Sakamoto looked at his watch and grumbled impatiently. “Why is it not completed yet?”

The driver Zhang Zhifeng was no longer nervous as the person he knocked had not suffered any serious injuries, and nothing will happen to him. He looked at the few Traffic Officers and said. “I already said I did not see anyone, and that’s why I continue driving. Also, she is the one who knocked into the car herself. She must be trying to defraud compensations from us. You all should investigate that woman! She is not seriously injured, right? Do you all need to waste your time on this? Mr. Sakamoto needs to rest!”

“Swindle compensations?” A Traffic Officer got mad. “Try saying that again?!”

Another older Officer gave Zhang Zhifeng a stare. “She is a family member of our Public Security Bureau’s Leader! She is the mother of Chief Dong! Swindle your money? She does not need to do that!” This driver’s tone had made all the Officers mad, and they can’t wait to bring him back to the station. Chief Dong’s mother wants to swindle your money? Everyone in the Bureau knows Chief Dong is rich. Just look at his Mercedes MPV. He can afford to drive a car that cost over a million, do you think he will want your few hundred or thousand?

Chief Dong’s mother? Zhang Zhifeng was stunned. He had knocked down an immediate family member of a Public Security Leader.

Just when the Officers were arguing with Zhang Zhifeng, Meng Xianglin arrived.

“Why are you all shouting?!” Meng Xianglin looks at the officers. “Watch your working attitude!”

This group of Public Security Officers is not Meng Xianglin’s subordinates. Still, they knew he is overseeing the investment site visit and is close to Party Secretary Xiang. That’s why they stopped arguing. Meng Xianglin scolding the Public Security Officers was an act to show the Japanese. He does not want the Japanese to have a bad impression of Yan Tai County.

Meng Xianglin asked the officers. “What is the outcome of the investigation?”

“They had knocked someone, and we confirmed it from the marks on their car.” An officer replied.

Zhang Zhifeng argued. “I had told you all that we had not knocked into that woman. She is the one who knocked onto our car!”

Meng Xianglin looks at Sakamoto. “Mr. Sakamoto, this…” He wants to know what Sakamoto is thinking. If Sakamoto does not say anything, he will let the Police handle this incident. But if Sakamoto wants to protect his driver, then…

Sakamoto looked at Meng Xianglin and said a string of sentences in Japanese.

The translator said. “Mr. Sakamoto says he is willing to compensate that woman’s medical fees, and that will be the end of this incident. They had not seen that woman, and it’s not entirely their fault.”

The Officers’ face changed. Driving off after hitting someone is not considered your fault?!

Meng Xianglin continued talking to Sakamoto for a while.

After a while, Sakamoto’s translator said. “Mr. Sakamoto says he wants to rest now. You can speak to him tomorrow.”

Meng Xianglin saw Sakamoto is getting impatient and said. “Alright. We will not bother you anymore and will settle this incident.” He turns to the Public Security Officers. “You all can leave now.”

The officers were stunned. “Leave?”

The investigation is not over, and we still have not arrested the driver. Leave?

Meng Xianglin can’t be bothered to speak to the officers and went out to call Xiang Daofa. “Hello, Secretary Xiang. I had found out what happened. The site visit team had knocked someone, but further investigations are needed for the cause of the accident. Mr. Sakamoto and his men say it was Chief Dong’s mother knocking herself onto their car. But they are willing to compensate her a sum of money. I can tell Mr. Sakamoto valued that driver a lot, and they should have a close relationship. That’s why I stopped the Public Security Officers to stop their investigations. Do you think we should downplay this incident? Anyway, Dong Xuebing’s mother is not seriously injured, and if she pursues the matter, I’m afraid Mr. Sakamoto might…” Meng Xianglin does not like Dong Xuebing at all, and compared to Mr. Sakamoto, who could help him get political points, of course, he will side with the latter.

Xiang Daofa replied coldly. “I know.”

After a while, Xiang Daofa called Liang Chengpeng.

“Downplay the incident and handle it like a civil dispute.” Xiang Daofa instructed.

Liang Chengpeng was stunned for a second. “What about the driver? He was driving without a license! Furthermore, he drove off after hitting someone!”

“The other party says they do not know they had hit someone and they had not driven off purposely. Just let it like this.” Xiang Daofa continued. “Alright. You must settle this as soon as possible, and pacify Dong Xuebing and his mother. They must look at the bigger picture and not blow up this matter. This is all for the County’s development.”

Du… du… du… the line was cut.

Liang Chengpeng looked at his phone and frowned, as he had not expected this outcome!

Downplay the incident?!

Knocking someone while driving without a license, and driving off after the accident?! How can they downplay this case? Furthermore, the victim is an immediate family member of a Public Security Leader! If Liang Chengpeng do as he was told, how is he going to face Chief Dong? How is he going to face the officers from the Public Security Bureau? Just because those Japanese have the intention to invest in the County, we have to sacrifice our people?! It’s like in the accident earlier in the evening, and they must still think of the bigger picture for this incident?! What bigger picture is this?!

Even when Xiang Daofa groomed Liang Chengpeng to his current position, he felt Xiang Daofa had not handled this incident well! No matter how Xiang Daofa dislikes Dong Xuebing, Dong Xuebing had done a lot for the County and had helped him get promoted to Party Secretary. Dong Xuebing was the one who found evidence that brought the former Party Secretary down and helped him get credit for solving the Provincial Museum break-in case. But now, his mother was knocked down by someone, and you disregarded his past contributions and sided with those Japanese?!

You are making others disappointed.

Chapter 286 – Unable to bear it any longer!

Night. 10 pm.

Liang Chengpeng called Dong Xuebing into an office. “Xiao Dong. Sit down first.”

Dong Xuebing stood there without moving. “Chief Liang, have our men confirmed the vehicle?”

“Yes.” Liang Chengpeng looks at Dong Xuebing. “It’s the Japanese site visit team’s Toyota, who had collided with your mother.”

Damn! It’s them. Dong Xuebing’s tempers flared and want to settle this score with them immediately. He told Chief Liang that he is going to the hotel to arrest them, but Liang Chengpeng stopped him. Liang Chengpeng sighed in his heart and told Dong Xuebing what Secretary Xiang said. “Party Secretary Xiang does not want to pursue the responsibility of that driver and wants to downplay this incident. They will compensate for medical expenses.”

Dong Xuebing stopped in his tracks. “What?”

“This is for the good of the County. You must think of the bigger picture.” Liang Chengpeng replied helplessly.

Dong Xuebing felt ridiculous when he heard this. “Bigger picture? Do you call this good for the County? Chief Liang, I f**king don’t understand what this bigger picture is? The residents here should be the bigger picture! Our focus should be on the people in the County! Now, because of a Japanese investment visit team, we have to sacrifice our residents and ignore the law?! You call this the bigger picture? Who’s picture is this?! I can’t tell whether these are for the County or Party Secretary Xiang’s interest!”

“Shut up!” Liang Chengpeng thought to himself. This Xiao Dong is fearless and dares to say anything.

Dong Xuebing continued furiously. “You should know that the Police had given in to them during this afternoon’s accident. They got into an accident with another car and still beat up that driver and his wife. We allowed them to compensate 30,000 RMB and released them. Do you know how that driver, who was beaten up, and the onlookers see us?! They are all scolding us in their hearts! Before the Japanese left, we reminded that driver he cannot drive without a license! But they ignored our warnings and knocked someone down later at night! He did not stop to assist and drove off! This is no longer a civil dispute, and it is now a criminal case! He had broken the law! Just because those Japanese are here to invest, they get to enjoy special privileges?! Do we have to let them do as they please?! Are you telling me that they are humans, and our residents in Yan Tai County are not humans?!”

“Xiao Dong, I understand how you feel, but…”

Dong Xuebing replied. “The one who was knocked down by them is my mother! My mother was almost killed there. Chief Liang, I had made significant contributions to the County several times, but what is happening now?! I am incomparable to that Japanese driver?! Just because of an unconfirmed investment, I cannot even uphold the law, and my mother should be hit by a car?!”

Liang Chengpeng also knew this is too ridiculous. But other than sighing, he can’t say anything.

Dong Xuebing knew Xiang Daofa dislike him and is trying to stop him from getting his promotion and had been thinking of ‘fixing’ him all this while. But Dong Xuebing did not expect Xiang Daofa to side with the Japanese so openly and to the extent to ignore the law! This is getting too far! Everyone in Yan Tai County can see Dong Xuebing’s contributions to the County, but what does he get in return? Nothing and was still being suppressed by the higher-ups!

Xiang Daofa!

Do you really think I can be bullied like this?!

Liang Chengpeng was afraid Dong Xuebing would take matters into his hands and said. “Ok. Go and accompany your mother at the hospital. I will help you get compensation from them.”

Dong Xuebing shouted agitatedly. “Chief Liang, I don’t need their compensations!”

“I know. I will get the driver to apologize to your mother in person. What do you think?”

Do you think this will end with an apology? Dong Xuebing is still angry and will not accept this arrangement.

Liang Chengpeng continued patiently. “They are Japanese, and it makes things complicated. If we did not handle this well, many other problems would arise from it. That driver Zhang Zhifeng might be Chinese, but Sakamoto trusts him, and even if we arrest him, Sakamoto will get a lawyer for him. Your mother is not seriously injured, and he will not be charged with a more serious charge. In return, you will get into trouble. Xiao Dong, I am doing this for your own good. It is not worth it.”

Yes! It’s worth it!

Dong Xuebing is not someone that let others step all over him.

Liang Chengpeng does not know whether if Dong Xuebing will listen to him, but he persuaded him for a while more, before asking him to go.

After leaving the Public Security Bureau, Dong Xuebing drove to the hospital, and his phone rang when he is driving.

It’s a call from one of the Officers sent to the hotel. “Hello, Chief Dong, the higher-ups are stopping us from investigating the hit and run case. We are also not allowed to record the driver is driving without a license in the records. This… This is too much. Those Japanese are also not willing to admit their mistakes. They insisted they don’t know they had hit your mother! It’s so frustrating!”

Dong Xuebing’s eyes turned cold. “They refuse to admit?”

“Not only that. They still say… it’s your mother who knocked into their car.”

Damn! Dong Xuebing got mad again. “What else did they say?”

“That Chief Meng from the Investment Promotion Agency was there too. When he arrived, he scolded all the Public Security Officers. He made it sound like we are making a fuss over a trivial matter. We were just doing our job, and why did it become like it’s our fault? Chief Meng is too bias towards those Japanese and sided with them without asking anything! It is like they are right to knock into someone with their car.”

“Meng Xianglin?” Dong Xuebing narrowed his eyes.

“Chief Dong, we are now outside of the hotel. What should we do now?” That Officer asked.

Dong Xuebing laughed. “Since the higher-ups had given the orders, what else can we do?”

“But…”

This incident had not only disappointed Dong Xuebing. All the Officers in Public Security were disappointed by how Dong Xuebing was treated. Everyone in the Public Security respected and admired Chief Dong. Other than Chief Dong, who else in the whole Province, is willing to risk his life for the people? When the Officers knew Chief Dong’s mother was involved in the accident, all of them were furious. Furthermore, Chief Dong’s mother is considered part of the Public Security Bureau, and they are not allowed to get justice for her. This unhappiness had spread among the Officers, and those Japanese’s attitude had made things worse. The Officers at the hotel could not stand it.

“We will listen to you. Just give the orders!” The Officer replied firmly.

The phone was passed to another Officer. “Chief Dong, do you want us to arrest them?”

Not everyone is afraid of troubles. The few Officers who remained at the hotel had decided. They will not let this case end like this!

Dong Xuebing was touched when he heard the Officers.

“Chief Dong…”

“Just say the word!”

Dong Xuebing took a deep breath. “Standby there!”

“Yes, Sir!”

After hanging up, Dong Xuebing continued his way to the hospital. He still has not decided how to handle this situation. What Chief Liang said was right. Even if the driver were arrested, he would not get a heavy sentence, and instead, the Japanese will call off their site visits. Xiang Daofa will push all the blame to Dong Xuebing, and Xiang Daofa’s men, who will benefit from this investment, will be targeting him. Dong Xuebing is still asking himself… Is this worth it?

Hospital ward.

Luan Xiaoping is looking at the night sky through the window. On the floor beside her, there is a bag of yarn covered in blood and dirt.

“Mum.” Dong Xuebing entered the ward. “Why are you still awake?”

Luan Xiaoping turns and smiled. “I just woke up and is not sleepy. Oh, has the driver been caught?”

Dong Xuebing replied. “Yes. We know the identity of the driver.”

“Ok. You must be tired too. Go back and have a good rest. Let your men go and catch the driver.”

“Ok.”

Dong Xuebing was relieved to see his mother in good spirits after chatting with her for a while. He asked his mother to go back to sleep while he went to the duty doctor to ask him about his mother’s condition. Doctor Wang told him that she is recovering well, and her blood pressure and heart rate had stabilized. All she needs is to have enough rest and maintain a relaxed mental state.

On the other side, a middle-aged man entered the ward.

Luan Xiaoping looks at the visitor. “… You are?”

The middle-aged man replied with a stern face. “I am the Chief of Investment Promotion Agency, Meng Xianglin. I am the overall in-charge of receiving the investment site visit team.”

Investment site visit team? Investment Promotion Agency? Luan Xiaoping doesn’t know what happened, but she knows the Chief of Investment Promotion Agency is a Section Chief position, and this person is a higher rank than her son. She tried to sit upright. “Chief Meng, please have a seat.” She thought Meng Xianglin was there to visit her.

Meng Xianglin replied emotionlessly. “No need. I will leave after saying a few things.”

Luan Xiaoping could sense Meng Xianglin’s hostility and was confused.

“It’s like this. The person who knocks you down is from the Japanese Investment site visit team. They are here to invest in a factory in Yan Tai County, and it is a significant amount. Even our County’s Party Secretary and Mayor Xie are very concerned about this.” Meng Xianglin saw Luan Xiaoping was getting worried and he continued. “That’s why the higher-ups want me to tell you to think of the big picture. Tomorrow, they will send the medical fees over, and that will be the end of this incident. You must also persuade Chief Dong not to do anything that will jeopardize this investment. Everything is for the good of Yan Tai County, and we cannot let this incident affect it. Xiao Luan, you are a teacher and also a Party member. I think you should know what to do.”

Luan Xiaoping got a fright. Even the County’s Party Secretary and Mayor are concern about this investment?

Meng Xianglin continued. “You should know Chief Dong’s temper. The higher-ups are worried he would do something and asked me to talk to you. If this investment is called off because of Chief Dong, it will be bad for his prospect. He cannot afford to bear the responsibility of losing this investment.”

Luan Xiaoping turned pale. “Xiao Bing will be held responsible?”

Meng Xianglin was not willing to come and speak to Luan Xiaoping himself. But he had no choice. If Luan Xiaoping and Dong Xuebing refused to stay silent and continued to create trouble, things might get out of hand. That’s why Meng Xianglin must have a ‘good talk’ with Luan Xiaoping. Actually, he is here to scare her and let her know of the consequences. After all, a village woman will not dare to go against the County. “… Do you understand? You did not suffer any serious injuries and just ask for higher compensation from them. Don’t get your son into trouble because of you.”

Luan Xiaoping panics. “I know… I will speak to Xiao Bing now!”

Meng Xianglin nodded.

Luan Xiaoping was very worried. She did not expect her accident to be so complicated. The person who knocks her is an important investor to the County, and even the Party Secretary is concern about this investment. To her, nothing is more important than her son. She doesn’t mind what will happen to her as long as her son is safe. She must not let her son get into trouble because of her. If the County’s Party Secretary hates Xiao Bing, then Xiao Bing’s future will be gone!

The more Luan Xiaoping thinks, the more anxious she became. Suddenly, her face turns white!

“I will be going off.” Meng Xianglin was about to leave the ward.

Suddenly, Luan Xiaoping was in pain, and she is holding to her chest with sweat pouring down her forehead. Beep, beep, beep… the vital signs monitor started a loud alarm. Luan Xiaoping’s blood pressure is increasing. 120… 130… 140… 150. Her heart rate is also getting faster. 80… 100… 120… 135… She tried to reach for her Instant-effect Jiuxin Pills, but she fainted on the bed!

Meng Xianglin frowned, as he did not expect Luan Xiaoping to be so timid.

Meng Xianglin stood there for a few seconds and left the ward quickly. He wants to leave the hospital as soon as possible.

All the monitoring devices in the wards are connected to the nurse station. When the alarm sounded, the nurses will be notified. Doctor Wang and a few nurses are running towards the ward, and Dong Xuebing is following behind anxiously. They do not understand why Luan Xiaoping’s condition suddenly turns for the worse. Even her heartbeat and blood pressure are worse than the time she was sent to the hospital. It seems to be an acute heart attack.

Mum! Nothing must happen to you!

Dong Xuebing’s eyes were all red and did not notice Meng Xianglin when he passed him. All of his focus was on his mother.

Meng Xianglin did not call out to Dong Xuebing as he does not want to be held responsible if Luan Xiaoping dies. He quickly walked to the lift lobby and took the lift down, and left the hospital.

“Mum!”

When they entered the ward, they saw Luan Xiaoping lying on her side motionlessly.

Dong Xuebing grabbed Doctor Wang’s arm. “Doctor! Quick! Save my mother!”

Doctor Wang quickly took a glance at Luan Xiaoping’s heartbeat and blood pressure before shouting to the nurses. “Quick! To the ER now! Call Director Zhao and Chief Sun!”

Dong Xuebing quickly asked. “What happened to my mother? She was fine a while ago!”

Doctor Wang replied with a serious look. “Her heart attack might have been caused by getting too emotional. I cannot confirm the details, and we need further checks.” After giving Dong Xuebing a brief explanation, Doctor Wang ordered a nurse to give Luan Xiaoping an injection and asked the rest to get ready. He then turns to Dong Xuebing. “High blood pressure patients will tend to have heart problems. Although your mother does not have heart problems all these while, …

Dong Xuebing’s face turns pale. “Can you save her?”

“I can only say I will try my best.” Doctor Wang did not dare to promise anything.

After the Doctor and nurses pushed Luan Xiaoping out of the ward in a hurry, Dong Xuebing covered his face in his hands and leaned against the wall. His hands are shaking, and Doctor Wang had just told him that Luan Xiaoping could be discharged in a few days. Why did she get a heart attack suddenly? She was too emotional?! Impossible. Mum was still joking and smiling with me before I look for Doctor Wang. Was her condition caused by the shock she received from the accident?

Wait!

Wait a minute!

Dong Xuebing suddenly remembered something and grabbed a nurse who walked past him. “Who was inside my mother’s ward earlier?”

The nurse was stunned. “I think I saw a man entering her ward.”

Dong Xuebing asked. “Is he Meng Xianglin?”

“… I don’t know. Who is Meng Xianglin?”

Dong Xuebing remembered seeing Meng Xianglin in the corridors but is not sure. He immediately looks up and saw there is a CCTV camera in the corridor. “Nurse, bring me to the surveillance room and show me the past twenty minutes of this floor’s footage!”

If it were someone else, the nurse would ignore him. But it was Chief Dong who requested, and she cannot reject him. After all, the Public Security Officers can view their surveillance cameras. She immediately returned to her nurse station and called the hospital’s leaders. Her leader immediately approved, and Dong Xuebing was brought to the surveillance room. Dong Xuebing was staring at the monitors without blinking.

“I found it.”

“During this time, right?”

Two staff pointed to a monitor.

Dong Xuebing lowered his head. “… Yes. Zoom in!”

In the footage, a middle-aged man appeared, and Dong Xuebing recognized this person’s back. It was Meng Xianglin, and he entered Luan Xiaoping’s ward. About five minutes later, around the same time when the alarm sounded, Meng Xianglin quickly left the ward and left the hospital.

Dong Xuebing was infuriated! This old bastard!

Dong Xuebing knew why Meng Xianglin had visited his mother. It must be to threaten and scare his mother because of the accident. He must have threatened her not to pursue this matter! Luan Xiaoping had just recovered from her shock of the accident, and her emotions are not very stable. Now, after getting scared by Meng Xianglin, she got a heart attack!

Xiang Daofa! Meng Xianglin!

F**k you both!

Dong Xuebing felt his blood rushed to his head, and he threw his bag on the floor. My mother was knocked down by their car, and not only you two did not help to catch the culprit, you still dare to threaten and scare her?! What is this? You are trying to kill my mother! Did my mother asked to be knocked down by those Japanese?! How come it seems like it was my mother who drove and knock down those Japanese?! Who the f**k is the victim here?!

Fine!

You all are doing these because you all want to get credit for this investment, right? You all dislike me, right?

If I, Dong Xuebing, let you all get this credit, I will f**king change my surname!

Dong Xuebing picks up his bag, stormed out of the hospital, and sped to the hotel where the Japanese team was staying!

Chapter 287 – I am arresting you!

Night. 11 pm.

A Mercedes Benz MPV came to a screeching stop in front of a hotel, attracting the stares of many passersby. Dong Xuebing alighted and walked towards the hotel lobby with big strides. He is thinking about his mother in the E.R., Xiang Daofa’s suppression, Meng Xianglin’s sickening face, and the arrogance of those Japanese. He can no longer suppress his anger and is about to settle the score with them!

“Chief Dong!”

“Chief Dong! We are ready.”

“Chief Dong, we will listen to your orders.”

The few officers had been waiting outside the hotel and came over when they saw Dong Xuebing’s car.

Dong Xuebing looks at the officers. There were four of them, and some of them are from the Traffic Department, and some are from the Public Security section. Although Dong Xuebing cannot remember their names, two of them had helped him during the landslide. He said with knitted brows. “This mission is not ordered by the Bureau or the County. This is my personal decision, and I will take full responsibility for everything. What happened afterward have nothing to do with you all.”

“Chief Dong, how can you say this?”

“That’s right. We are not afraid of troubles!”

Dong Xuebing waved his hand. “Enough. Let’s go!”

Many leaders in the County do not like Dong Xuebing because of his foul temper and impulsive nature. No one knows what he will do next, but all of Dong Xuebing’s subordinates respected him. Dong Xuebing took care of his men and would even take on more responsibility to protect them. That’s why when the County Government and Public Security ordered to stop investigation against the Japanese site visit team, some officers are still waiting for Dong Xuebing’s orders.

The hotel’s lobby.

The two staff at the front desk were surprised to see the group of men entering the hotel.

Dong Xuebing walked up to the hotel staff and threw his work pass on the counter. “Public Security. Which room is Zhang Zhifeng in?”

The staff looks at the Police logo on the work pass and quickly checked their records. “He is in room 3015.”

“Ok. Take the keys for room 3015 and follow me.” Dong Xuebing said.

“I’m sorry.” The female staff hesitated. “I need to inform my manager…”

Dong Xuebing interrupted. “I will repeat one more time. Bring the keys for room 3015 and follow me!”

The staff looked at her colleague and entered the lift with the room’s card key. Ding! The lift’s door opens, and the staff brought Dong Xuebing and the officers through the corridors. She stopped in front of room 3015 and opened the door after some hesitations.

Beep!

The door is unlocked.

Dong Xuebing waved to the female staff to stand back, and two officers rushed into the room.

“Who is it?!” Someone shouted in the room.

Dong Xuebing entered the room and switched on the lights. Zhang Zhifeng was still in his bed and had sat up in shock.

One officer asked coldly. “Zhang Zhifeng?”

Zhang Zhifeng stared at them. “… What’s wrong?”

The officer shouted. “What do you think?! Hurry up and get dressed!”

The Traffic Officer said. “This evening, around 6 pm, you drove without a driving license, got involved in an accident, and assaulted the driver and passenger of the Citroen car. At around 9 pm, you drove without a driving license and hit a pedestrian. After the accident, you drove off from the scene, and we are suspecting you of attempting murder. You are required to come back with us!” This Traffic Officer’s skill of making up false accusations is almost at Xiang Daofa’s level. He had just accused Zhang Zhifeng of attempting murder.

Zhang Zhifeng shouted angrily. “Go back with you?! Which bureau are you all from?!”

The Officer shouted. “How many Public Security Bureau are there in Yan Tai County?! Stop wasting time! Are you going to come with us willingly or not?”

“How many times must I tell you all?! Ah?! I did not hit anyone! It is that woman who had knocked herself into our car purposely! Didn’t your Chief Meng said everything is fine now?! Arrest me?! Who gives you all the authority to arrest me?! Who are you to arrest me?!” Zhang Zhifeng was more agitated than the officers. He took out his phone. “I will call your Chief Meng now! Do you all still have any regard for the law?! How can you all just arrest anyone like this?!”

Dong Xuebing stepped forward and grabbed Zhang Zhifeng by his hair. “I am arresting you!”

“Ah!” Zhang Zhifeng shouted in pain.

Dong Xuebing dragged Zhang Zhifeng off the bed by his hair, and Zhang Zhifeng dropped his phone. Dong Xuebing pulled Zhang Zhifeng up to his face and stared at him coldly. “If you do not know, I will tell you now! Your Chief Meng is from the Investment Promotion Agency and is a different department from Public Security! If you think Meng Xianglin can order the Public Security and makes all the decision, you can try calling him after you are locked up! See if he can bail you out!”

Zhang Zhifeng shouted! “Let go of me!”

That Officer twisted Zhang Zhifeng’s arm and handcuffed him.

Zhang Zhifeng cursed and shouted as he was being escorted out of his room. He also shouted for help from his colleagues. All of them were staying on the same floor, and they rushed out of their rooms when they heard the commotions. One of the is Sakamoto’s assistant, a staff and a bodyguard.

Zhang Zhifeng shouted in Japanese, and those Japanese were furious. The assistant immediately took out his phone to make a phone call. At the same time, the other two tried to stop the officers from bringing Zhang Zhifeng away. They were shouting in Japanese and pushing and shoving the officers. Dong Xuebing does not understand Japanese, but he knew it must not be something nice.

The Officer shouted. “Move aside!”

The Japanese refused to listen and grabbed the Public Security Officers, refusing to let them leave with Zhang Zhifeng.

Dong Xuebing kept quiet and looked at them. He had wanted to settle the score with them. When their car knocked into Luan Xiaoping, they were also in the car, and none of them had helped to call an ambulance. Instead, they escaped from the scene and are still behaving arrogantly.

“Chief Dong, what should we do now?” That Officer asked.

The Traffic Officer almost fell after the bodyguard pushed him. “Chief Dong!”

Dong Xuebing stepped forward suddenly and kicked the back of the bodyguard’s knee. The bodyguard’s left leg bent, and Dong Xuebing kneeled him in his stomach. That bodyguard fell onto the ground, gasping for air.

Zhang Zhifeng was shocked. “You dare to hit us?!”

Dong Xuebing ignored Zhang Zhifeng and slapped the other Japanese. That man almost fainted by the suddenly slap, and Dong Xuebing shouted. “Obstructing law enforcement! Assaulting Police Officers! Bring these two men back!”

The few officers rushed forward to pinned those two Japanese men down!

The female staff was stunned. She knew these Japanese have a special status, and her manager had still instructed them to provide special treatment. But this leader from the Public Security dares to hit them and even arrested them. Eh? They had called the leader as Chief Dong earlier. Is this person the Public Security’s God of Plague, Chief Dong?! No wonder he is so fearless! The female staff had heard that Chief Dong even dares to arrest the relative of the County’s Party Committee Member! Not many people will dare to do such things!

“Let go of me!”

“Why are you all arresting us?!”

“You all are the ones who started it. Even in Japan, you all should also know that it is an offense to assault Police Officers!” Dong Xuebing turns to the female staff. “Your hotel has CCTV on this floor, right? Bring my men over to get a copy of CCTV footage. We need it as evidence.” Dong Xuebing had wanted to take care of these people, that’s why he kept quiet earlier. He was waiting for the opportunity to arrest them. When the Japanese started pushing and stopping his officers from carrying out the arrest, Dong Xuebing stepped in. This is the opportunity he was waiting for. The kick and slapped are for his mother! All these Japanese, including Meng Xianglin, are responsible for his mother’s condition!

The few people from the investment site visit team were brought into the vehicle.

Dong Xuebing looked at one of the Officer. “Assaulting others in the evening, hit and run at night and assaulting Police Officers. Record these charges into the County’s Public Security Bureau system immediately.”

“Yes, Sir. I will do it now.”

“Let’s go! Back to the Bureau!” Dong Xuebing boarded the car!

Lots of eyes in the County were on the site visit team, and news of this incident spread immediately. The County’s Party Secretary Xiang Daofa was furious when he heard that Dong Xuebing had arrested the men from the team and even beat up two Japanese. He immediately called Liang Chengpeng on his mobile.

“Liang Chengpeng! What have you done?!” Xiang Daofa questioned!

Liang Chengpeng was shocked. “Secretary Xiang, what happened?” He had not received news of what Dong Xuebing did.

“Dong Xuebing had arrested the people from the Japanese team! He arrested three of them! What the hell is he trying to do?! Ah?! I want to know why he is doing this!!!” Xiang Daofa shouted.

Liang Chengpeng’s face changed. “Maybe… there is a misunderstanding…”

“Enough! You go and release them now!” Xiang Daofa hangs up.

Liang Chengpeng walked around his room for a while and called Dong Xuebing. “Xiao Dong! What are you doing? Release them immediately!”

Dong Xuebing, who was in the car, calmly replied. “Chief Dong, I am not unreasonable, and all I want is justice. Is it that difficult? Release them?! My mother is still fighting for her life, and I still don’t know if she can make it through! Hit and run, and the victim’s life is in danger! Are you telling me that I cannot even arrest the culprit? I don’t understand what the laws are for! Are these Japanese above the law?!”

Liang Chengpeng was shocked. “Your mother is in danger?”

“Chief Liang, I know what I am doing, and I will bear the full responsibility!”

After hanging up the call with Dong Xuebing, Liang Chengpeng immediately call his friend at People’s Hospital. “Hello? I am Old Liang. What happened to Chief Dong’s mother? The doctors are trying to save her?! What happened? Earlier tonight, her condition was still fine… how is she now? You say… yes… Huh? What? After Chief Meng visited her…” After understanding what happened to Luan Xiaoping, Liang Chengpeng banged the table angrily. He was no longer mad with Dong Xuebing now.

Liang Chengpeng understood how Dong Xuebing feels now.

The doctors are still trying to save Dong Xuebing’s mother, and the driver is not arrested. Who will accept this outcome?

If Luan Xiaoping is not seriously injured, it is still fine. But now, Luan Xiaoping is in the hospital because of the accident, and her condition changed for the worse because of something Meng Xianglin said to her. This hit and run accident are totally different now, and no one can reprimand Dong Xuebing for arresting them now! What he did was right!

Liang Chengpeng punched his table angrily… Meng Xianglin!

Liang Chengpeng is starting to side with Dong Xuebing, as he felt Secretary Xiang had handled this incident too hastily. No matter how Xiao Dong anger you, he is still one of the leaders in Yan Tai County. His mother was knocked down by a car, and how can we let the driver off? How can he send Meng Xianglin to threaten Luan Xiaoping? Look at what he had done! If Luan Xiaoping dies because of this, Xiao Dong will surely…

At this moment, Liang Chengpeng is at a dilemma after knowing Luan Xiaoping’s condition, and cannot call Xiao Dong to ask him to release those Japanese. He suddenly remembered one person. Mayor Xie and Xiao Dong are close, and he can only ask Mayor Xie for help.

Liang Chengpeng tried calling Xie Huilan, but no one answered after three calls.

Liang Chengpeng rubbed his temples. Most Party Secretaries and Mayors will not switch off their phones and will keep their phones with them 24 hrs. But now, he could not contact Mayor Xie… He knew it is impossible for Xie Huilan to not know about what happened tonight. Since she chose not to answer his calls and kept quiet… that means she agreed and approved what Xiao Dong did. If not, she would have stopped him earlier.

Liang Chengpeng sighed as he knows this incident will not end well.

……

County People’s Hospital. A Mercedes MPV and two Police cars parked along the road outside.

Zhang Zhifeng shouted. “Give me my phone! I want to speak to your leaders!”

“Shut the f**k up!” Dong Xuebing kicked him. Zhang Zhifeng shouted in pain as Dong Xuebing told the other officers. “Escort them back. I had told the Officers at the Bureau. Lock them in the darkroom and question them throughout the night! Don’t let them be too comfortable!”

“Yes, Sir!”

After Dong Xuebing left, the Officers drove towards the Public Security Bureau with the Japanese.

Dong Xuebing was worried about his mother and did not return to the Bureau. He entered the hospital and went straight to the ER. 30 minutes had passed since his mother entered the ER, but the lights on the door were still lit. Dong Xuebing leaned against the wall and rubbed his face with his hands. He still does not know about his mother’s condition, and he hopes nothing will happen to her.

“Chief Dong?” A doctor walked past.

Dong Xuebing asked anxiously. “How is my mother? What is going on inside?”

The doctor replied. “We still don’t know the outcome yet. Her blood test results are showing a sudden increase in Cardiac markers, and we suspect she had a heart attack. Doctor Liu had done the Angiography on her, and the few Chiefs and Directors had arrived. They are discussing her condition and will operate on her in a while. I need you to sign some documents.”

“Heart attack?” Dong Xuebing’s face changed.

The doctor consoled Dong Xuebing and entered the ER. They are setting up the operation theater for the operation.

Dong Xuebing doesn’t dare to delay the operation and quickly sign the documents.

The operating theater’s door is closed!

The operation started!

Dong Xuebing closed his eyes as he rested his head against the wall.

Suddenly, ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang again!

Dong Xuebing answered. “Hello.”

It is Xiang Daofa’s secretary who called. Secretary Zhou shouted once Dong Xuebing answered. “Dong Xuebing! Do you know what you are doing now?! You are ignoring your higher-up’s orders! What are you trying to do?! Listen up! Secretary Xiang is ordering you to release them immediately and send them back to the hotel!”

Dong Xuebing flared up again. “Send them up in your mother’s ass!”

Secretary Zhou was stunned. “What did you say?!”

“My mother is still fighting for her life in the hospital! What’s wrong with arresting that bastard?! You want me to send the driver back to the hotel?! Are you f**king crazy?!” Dong Xuebing continued. “You want me to release them?! The hit and run accident and assault on Police Officers are all recorded in the system, and I do not have the authority to erase the files. You can come over to the Public Security Bureau and give me a written memo or let Secretary Xiang write an official order to release them. If you all dare to give an official order in writing, I will f**king release them immediately!”

Secretary Zhou was furious as he did not expect Dong Xuebing to swear at him.

Secretary Zhou will not sign any documents, and Secretary Zhou will not issue any written orders, as they do not want to be held responsible if anything goes wrong. Furthermore, Secretary Zhou had heard Luan Xiaoping was fine earlier, and why is she fighting for her life now? Under such circumstances, he will never sign any documents authorizing the release of the driver and the Japanese. If anything happens to Luan Xiaoping, that document will be evidence against him!

Chapter 288 – Falling Elevator!

Night.

Mr. Sakamoto had gotten the news of his driver and men’s arrest slightly later. When his assistant told him about what happened, he was furious. Zhang Zhifeng was arrested, and two of his men were beaten up by the Police. This is like slapping him in his face. He immediately called up Yan Tai County Government and Xiang Daofa to demand the release of his men.

Xiang Daofa immediately sends Secretary Zhou to the Public Security Bureau.

After a series of talks and negotiations, the two Japanese men were released in the end.

But Dong Xuebing had contacted the Citroën’s driver, and his wife, who was beaten up by them, to record statements at the Bureau and the footage of them pushing and shoving the Police Officers was also filed into the Public Security’s system. The two Japanese men cannot be released so easily. They had to pay a hefty fine for their release.

The driver, Zhang Zhifeng, was not so lucky.

After knowing Dong Xuebing’s mother’s life is in danger. It is still undergoing surgery in the hospital, and no one dares to bring up about his release again.

Although Luan Xiaoping had suffered a heart attack because of Meng Xianglin’s threats, the site visit team was the one who knocked her down first. Zhang Zhifeng had knocked her down and escaped from the accident scene, and now, the victim is still under surgery, and no one knows if she can survive or not. Who dares to release him? No one is willing to bear the responsibility!

……

1 am.

County’s People Hospital. Dong Xuebing was pacing up and down in front of the operating theater.

It’s already one hour! Why is the operation not completed?

Five minutes pass… ten minutes passes…

Dong Xuebing cannot wait any longer. He walks over to open the door of the operating theater, hoping to see his mother. But when he touched the door, he heard footsteps behind it. The door opened, and the hospital’s Director and a few leaders walked out in their gowns.

Dong Xuebing took a deep breath and asked. “My mum…”

The hospital Deputy Director flashed a smile. “Don’t worry. The surgery is a success.”

“Thank you… thank you…” Dong Xuebing quickly shook their hands gratefully.

Two nurses pushed Luan Xiaoping, who was in her bed, out of the operating theater.

“Mum!” Dong Xuebing rushed over. “How are you feeling?”

Luan Xiaoping was awake. This procedure does not need to put her under general anesthesia. She smiled when she saw her son’s worried face. “I am fine. Sorry for making you worried.”

“Thank god…” Dong Xuebing’s eyes were red.

A doctor interrupted. “Let the patient rest.”

Although the surgery is a success, it does not mean Luan Xiaoping is fully recovered. These few days are still critical, and she is not out of danger yet. So, Dong Xuebing immediately accompany the nurses to push Luan Xiaoping to a single ward upstairs. After the vital monitoring devices were set up, Dong Xuebing held his mother’s hand and watched over her while she sleeps.

Dong Xuebing also fell asleep by resting his head on the bed not long after Luan Xiaoping fell asleep

……

The next morning.

Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing opened his eyes, and the sky is bright. His mother was still sleeping, and he quickly steps out of the ward with his phone. He looks at the number, and it was from Xie Huilan.

“Sister Xie.”

“Is Aunty alright now?”

“The doctor said the surgery is successful, and she should be fine now.”

“That’s good.” Xie Huilan said. “I received news that Mr. Sakamoto had given up on investing in Yan Tai County and seems to have contacted other Counties. He will be visiting other places for site visits, and Party Secretary Xiang is furious. Secretary Hu just told me that she saw Secretary Zhou throwing a smashed TV remote into the bin. It should be Party Secretary Xiang smashing it on the floor… Hahaha… you have offended many people this time.”

Dong Xuebing replied apologetically. “Sorry, Sister Xie.”

“What’s there to apologize? You had done the right thing.”

“Thank you.” Dong Xuebing hangs up after chatting for a while more.

With Xie Huilan’s support, Dong Xuebing felt much better. He did not think he had done anything wrong. Running away after an accident is a criminal offense, and the charges cannot be dropped because of whatever reasons. Xiang Daofa has no authority to make this decision, and Dong Xuebing had acted according to the procedures.

After Mr. Sakamoto decided not to invest in Yan Tai County, this incident is considered over.

Without this investment, the Public Security Bureau and the Procuratorate Office will not let Zhang Zhifeng off. He was charged for all the offenses he committed. However, Dong Xuebing has no intention of letting this matter rest. He still remembers his mother was in critical condition because of Meng Xianglin. Dong Xuebing is a vengeful person, and he will settle the score with him!

Back in the ward, Dong Xuebing’s mother woke up.

Luan Xiaoping smiles at her son. “You were here the whole night?”

“Yes. Are you feeling better?”

“I’m feeling much better now. Oh, that driver…”

“He is arrested and will be getting a lifetime ban from driving. But I don’t know if he will be sentenced to jail.”

Luan Xiaoping’s face changed. “That man is part of the investment site visit team, right? You arrested him… will it…”

Dong Xuebing poured a glass of water for his mother. “It’s fine. I had arrested him according to the law, and who dares to say anything?” Dong Xuebing placed the glass on the side table after Luan Xiaoping drank it. “Mum, tell me what did Meng Xianglin tell you before your heart attack. Did he threaten you and said if you pursue this matter, I might be fired?”

Luan Xiaoping sighed. “Yes.”

“This old bastard!” Dong Xuebing cursed.

“Xiao Bing, forget it. I am fine now.” Luan Xiaoping was worried about her son.

Forget it?! How can Dong Xuebing let Meng Xianglin off like this? He had almost killed Luan Xiaoping!

Many people in the Public Security Bureau know Dong Xuebing’s character. When they heard Chief Dong’s mother had a heart attack because of Meng Xianglin, they called Dong Xuebing to ask about his mother’s condition. All of them, including Liang Chengpeng, told Dong Xuebing that the driver had been arrested, and he must not be rash. Chief Liang was afraid Dong Xuebing would beat Meng Xianglin up. Others might not beat up a government leader, but all of them knew Chief Dong would surely do it.

Dong Xuebing promised them that he would not do anything rash, but in his heart, he thought otherwise.

At noon, after getting food for his mother, Dong Xuebing went downstairs to grab a bite.

When Dong Xuebing reached the lift lobby at the other end of the corridor, he saw Investment Promotion Agency Chief Meng Xianglin.

Meng Xianglin had come to the hospital for treatment. He is in his fifties and is no longer healthy. When he was forty, he got cerebral thrombosis and needs to receive treatment at the hospital annually. He had received treatment earlier this year, but when he heard Mr. Sakamoto had canceled his visit to Yan Tai County, he was furious. Dong Xuebing had screwed up this investment, and Meng Xianglin will not get the credit and promotion. He got too agitated and developed symptoms of Cerebral thrombosis. He immediately took time off to go for a checkup at the hospital.

Dong Xuebing saw Meng Xianglin.

Meng Xianglin also saw Dong Xuebing, and his face changed. He is furious with Dong Xuebing for everything that had happened.

Dong Xuebing exploded when he saw Meng Xianglin’s expression. F**k! I still have not settled the score with you, and you still dare to stare at me?!

“Hey! What did you say to my mother yesterday?!”

Meng Xianglin replied with a straight face. “What do you mean?”

“What do you think?” Dong Xuebing stared at Meng Xianglin in his eyes. “You are too evil! My mother was knocked down by a car, and you still go and scare her?! Do you know she almost died last night?! Don’t pretend no one knows what you did last night! I saw everything through the surveillance footage! When my mother had a heart attack, you were in the ward! You saw my mother had a sudden heart attack, and you left without calling for the nurse! Are you still human?!”

Many people heard their arguments and looked over.

Meng Xianglin replied. “Stop behaving like a hooligan! Is this the behavior of a government leader?”

“I am the one who wants to ask you! You had caused my mother to have a heart attack and left her to die! Are you still a government leader?”

“Don’t push everything to me! I did not say anything to your mother! She is the one…”

“F**k you!” Dong Xuebing shouted furiously. “If you did not threaten her, will she suffer from a sudden heart attack?”

Meng Xianglin was also furious and pointed at Dong Xuebing. “Watch your words! When did I threaten her?”

Meng Xianglin can’t be bothered with Dong Xuebing. He shouted, “You are wasting my time!” and left for his body checkup. Dong Xuebing realized that Meng Xianglin had not come to visit his mother. Instead, he is here for his health issues! F**k! You caused my mother to suffer a heart attack, and you don’t even want to visit her?! You are disrespecting us!

“Chief Dong, please calm down.” A nurse walked over.

The head nurse also comes over. “Have you taken your lunch? Do you need me to get something for you?”

Dong Xuebing suppressed his anger. “Thank you. I’m fine.”

Dong Xuebing looks towards the direction of Meng Xianglin before pressing the lift button. He was thinking of how to deal with this old bastard. Beat him up? But the consequences will be severe. Meng Xianglin is not a criminal and is a government leader. If he hit him, he might be charged in courts. Xiang Daofa might also use this as an excuse to fire him. Beating Meng Xianglin up should be what his enemies wanted.

But other than beating Meng Xianglin up, what else can Dong Xuebing do?

Ding! The elevator doors opened, and Dong Xuebing entered alone.

What else can he do without getting held responsible?

Dong Xuebing was deep in thoughts.

Fifth floor…

Fourth floor…

Third floor…

Crank! The elevator stopped suddenly on the Third Floor.

But before the elevator’s door open, there was a loud squeak, and the lights of the elevator go off!

Dong Xuebing was shocked and immediately grabbed onto the metal railings. Crash! There was a jerk, and a few loud noises were heard from the top of the elevator. The next moment, Dong Xuebing was in a state of weightlessness!

Shit!

Dong Xuebing’s heart skipped!

The elevator is falling! It is free falling!

Damn! Did the elevator crash? Am I going to die?

One second after Dong Xuebing realized what was going on, there was a loud crash, and he felt the impact of the elevator hitting something. The impact was no lesser than a magnitude ten earthquake! Crash! The overhead fluorescent tubes were smashed into pieces, and Dong Xuebing’s legs were numbed. He fell onto the floor and couldn’t even stand.

Pain!

Dong Xuebing’s lower body was in excruciating pain!

Dong Xuebing was gasping for air as he sat on the floor of the pitch dark elevator. He could faintly hear people shouting outside as the people outside realized the elevator fell.

One second…

Two seconds…

The elevator was not moving anymore.

Dong Xuebing wiped his cold sweat off his forehead. After experiencing countless near-death situations, he was still scared out of his wits if it was someone else, who knows what might happen.

Luckily, the danger was over.

Eh? Wait a minute!

Dong Xuebing, who was waiting for someone to rescue him, suddenly brightens up!

That’s it!

BACK 3 minutes!

……

……

The scenes changed.

The pain was gone all of a sudden!

Dong Xuebing could feel his body jerked, and the next moment, he is standing in the brightly lit corridor. His current position is in front of the window on the fifth floor, and many patients and nurses are looking at him.

“Chief Dong, please calm down.”

“Have you taken your lunch? Do you need me to get something for you?”

The nurse and the head nurse were beside Dong Xuebing, speaking to him.

Dong Xuebing clenched his fist and replied. “Thank you. I’m fine.”

Dong Xuebing turned and pressed the elevator. The elevator is still on the first floor, and he remembered the elevator would stop on the second and fourth floors before reaching the fifth floor. He still has around 1 minute, but he was afraid of changes. After pressing the button, he turns to the nurse. “Please help me hold on to the lift. I will be right back.”

The nurse nodded. “Ok.”

“Thank you!” Dong Xuebing said, before running towards the corridor.

At a bend, Dong Xuebing saw Meng Xianglin walking in front. They had just finished arguing, and Meng Xianglin had just walked away.

“Wait!” Dong Xuebing shouted.

Meng Xianglin was speaking to a doctor about his condition. He turns and asked. “What is it?”

Dong Xuebing suppressed his anger and quickly said. “I want to speak to you. Come, let’s talk over there.”

“I have nothing to talk to you!” Meng Xianglin shouted.

Dong Xuebing sneered. “What’s wrong? You are even scared to talk to me?”

Meng Xianglin looks at the doctor beside him, before walking towards Dong Xuebing. He is not afraid of Dong Xuebing or getting beaten up by him. They are in public, and Dong Xuebing will not dare to do anything to him. Dong Xuebing saw Meng Xianglin walking towards him and started walking towards the elevator. From a distance, Dong Xuebing saw the nurse holding the elevator door open with her hand.

“Where are you going?” Meng Xianglin looks at Dong Xuebing. “I am busy!”

Dong Xuebing replied. “We will talk in the elevator. There are many people here, and it is inconvenient.”

Meng Xianglin does not know what Dong Xuebing is up to, and he frowned. “If it regards your mother, we don’t need to talk. I am not free!”

“It’s not about that. Come in, and you will know.”

The nurse was still stopping the elevator doors from closing. “Chief Dong, the elevator is here.”

“Thank you.” Dong Xuebing smiled and entered the elevator.

Meng Xianglin hesitated and looked around, before following Dong Xuebing into the elevator. There is a CCTV camera in the elevator, and Meng Xianglin is not worried about Dong Xuebing doing anything to him.

Dong Xuebing pressed the first-floor button.

The elevator door starts to close slowly.

Suddenly, Dong Xuebing took a big step forward and stepped out of the elevator.

Meng Xianglin was stunned. “You…”

Dong Xuebing laughed. “I suddenly remembered something. You go down to the first floor and wait for me.”

After Dong Xuebing finished saying this, the doors closed, and Meng Xianglin did not manage to get off the elevator. He is furious and felt Dong Xuebing is making a fool out of him!

This brat!

Meng Xianglin hit the walls of the elevator in anger as the elevator moves down.

Fifth story…

Fourth story…

Third story…

Just when Meng Xianglin was still cursing Dong Xuebing in his heart, the accident happened. The elevator’s lights went out, and there was a loud snap! It sounded like the elevator’s cables had snapped, and the elevator started falling!

Eight meters…

Six meters…

Four meters…

This freefall feeling is like falling off a cliff!

Meng Xianglin’s face turns green, and his soul also left his body. He could sense death reaching out for him!

I’m dead… This is Meng Xianglin’s final thoughts!

Crash!

The elevator car crashed onto the first floor!

Chapter 289 – God of Plague!

County’s People Hospital.

Crash! An ear-splitting crash can be heard throughout the hospital.

“Ah!!! What happened?”

“What was that? Earthquake?”

“It sounded like an explosion!”

All the patients were stunned, and it was chaotic. Only the people near the first-floor lift lobby heard the crash was from the elevator shaft and concluded that the elevator must have fallen from higher floors. After recovering from the shock, some nurses started calling for help. Some of them called their leaders as they don’t know if there is anyone in the elevator.

Fifth floor. Dong Xuebing walked down the stairs slowly, and when he reached the first floor, hospital staff were prying the elevator doors open with tools. Creak… the staff managed to pry a gap through the doors, and two technicians used all their strength to open it. It was dark inside, and they could not see the elevator car. The elevator car should be at the bottom of the shaft, and the staff started to pry open the ceiling of the elevator car.

About six to seven minutes later, Meng Xianglin was rescued.

“Chief Meng?” A hospital leader recognized him.

Two hospital staff carried Meng Xianglin onto a stretcher. “Are you ok? Which part are you hurt?”

Meng Xianglin was terrified. He was covered in sweat in the middle of winter, and although he had no obvious injuries, his lips were quivering. When he heard the rescuers asking him, he gasped for air and points to his head in agony. After that, he closed his eyes and held on to his head. The nurses and doctors immediately rush him for checks.

Dong Xuebing had seen everything from a distance and felt much better. He turns and returns to his mother’s ward.

“Xiao Bing.” Luan Xiaoping asked. “What was that sound?”

“The elevator’s cable had snapped and fell. That old bastard, Meng Xianglin, was inside, and he was also scared to death.”

“Ah? Coincidence?” Luan Xiaoping asked.

“He deserves it! This is his Khama!”

Meng Xianglin had scared Dong Xuebing’s mother and caused a heart attack. Still, this old bastard is not apologetic at all. He saw Dong Xuebing’s mother is having a heart attack and did not even call for the doctors or nurses, and left quietly. Now, he still insisted on his innocent and claimed it was his mother’s problem and had nothing to do with him. The filial Dong Xuebing cannot tolerate this and can only take matters into his own hands. You like to scare others, right? F**k! I will give you a taste of your own medicine!

……

“The patient is feeling giddy and having a headache. Give him a CT scan first!” A doctor said.

Meng Xianglin is holding his head in pain as he was pushed into the CT scan room by a few nurses. He is suffering from Cerebral Thrombosis, and after this scare, the symptoms were more obvious. He felt terrible from the giddiness, and never in his dreams, he expects to encounter an elevator failure.

Eh?

Wait!

Meng Xianglin thought about what happened, and his face changed!

Meng Xianglin had thought Dong Xuebing was behaving weirdly. They had just argued and why did Dong Xuebing stopped him and dragged him into the elevator? Also, Dong Xuebing stepped out of the elevator at the last minute. His expression, the look in his eyes, and his actions seem to know that there will be an accident with the elevator. What is going on? Was he the one who set up this accident?

It must be Dong Xuebing!

Meng Xianglin does not believe this is coincident. From Dong Xuebing’s behavior, he is positive Dong Xuebing had done something to the elevator!

It must be this brat who set me up!

“Wait a minute!” Meng Xianglin shouted.

The nurse who was pushing him stopped. “What’s wrong?”

“Pass me my phone first.” Meng Xianglin called the Police. He wants to settle this score with Dong Xuebing first.

After receiving Meng Xianglin’s call, the Public Security Bureau knew what happened. Everyone, including Liang Chengpeng, was shocked to hear about Meng Xianglin’s accident was caused by Dong Xuebing. All of them knew Meng Xianglin had caused Dong Xuebing’s mother to suffer a heart attack and knew Chief Dong would not let this rest. But none of them expected Chief Dong to take revenge so fast.

The people who were close to Dong Xuebing started to get worried about him.

Liang Chengpeng banged his desk in anger. He had reminded Xiao Dong not to do anything, but why did he still…

The Public Security Bureau immediately send their officers over to the County’s People Hospital. Even Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo went over to oversee the investigation. After all, this case is too sensitive.

……

Dong Xuebing was accompanying Luan Xiaoping in her ward when his phone rang.

It is Xie Huilan’s Secretary, Hu Silian. “Chief Dong, the Public Security Bureau, had sent someone to investigate.”

“Oh?” Dong Xuebing knew what Hu Silian was talking about and is not surprised.

Hu Silian paused for a few seconds and asked. “Mayor Xie wants me to ask you if this accident…”

“Don’t worry. It is coincident and has nothing to do with me.” Dong Xuebing calmly replied. “Sister Hu, help me thank Mayor Xie for her concern.”

“Good to hear that.” Hu Silian laughed and chatted with Dong Xuebing for a while before hanging up.

Hu Yiguo and the Officers from the Public Security Bureau arrived at the hospital. Meng Xianglin is in terrible condition and had to undergo a series of checks. Hu Yiguo is unable to get his statement and can only ask what happened from the witnesses. At the same time, he sent his men to find out the cause of the elevator failure.

In an office.

Hu Yiguo looks at two nurses coldly. “You all saw Chief Dong with Chief Meng before the accident?”

One of the nurses replied. “Yes.”

“What happened?”

“They had a fierce argument, and many people saw it.”

Hu Yiguo frowned. “What happens next?”

“After that, Chief Dong said something to Chief Meng, and they entered the elevator.”

“Then why is Chief Meng alone in the elevator?”

The nurse replied. “When the elevator doors are closing, Chief Dong stepped out. He had forgotten to collect his mother’s medicine.”

After questioning the witness, Hu Yiguo started to suspect Dong Xuebing. He had some grudges with Dong Xuebing in the past and had gotten a warning because of him. Dong Xuebing also cause him to lose his backing, the former Party Secretary. Naturally, he hopes Dong Xuebing was the one who caused this accident. What he got from the witnesses confirmed his suspicions. Dong Xuebing has something to do with this accident!

This accident is too coincidental to be true!

Hu Yiguo immediately goes to the surveillance room to view the CCTV footage.

In the CCTV recordings, Dong Xuebing’s weird behavior confirmed Hu Yiguo’s suspicion. But after reviewing all the footage before the accident, he noticed Dong Xuebing had never got close or did anything to the elevators. It is impossible to cause an elevator to fall by pressing the buttons. Someone must enter the elevator shaft to cut the cables or meddle with the elevator engine from inside. But Dong Xuebing had not even got close to the elevator shaft or stayed too long in the elevator.

Did Dong Xuebing hire someone to do it?

Hu Yiguo continued with the investigation, but the outcome was not what he expected.

No one had repaired or entered the elevator shaft in the past two days, and nothing was captured on the CCTV footage!

Deputy Bureau Chief Gong Zhongwen had also arrived at the hospital. When he saw Hu Yiguo firmly believe Dong Xuebing was the one behind the accident, he said with a frown. “Chief Hu, if it was Chief Dong who tried to kill Chief Meng in this accident, Chief Dong must make preparations like entering the elevator shaft or loosening some screws and nuts. But no one, including Chief Dong, had entered the elevator shaft in the past two days. How can he control the elevator to fall as and when he likes? This is impossible. Furthermore, no one knows Chief Meng will be coming to the hospital today. If Chief Dong had planned to kill Chief Meng, how did he know Chief Meng will be coming today, and he will be going up to the fifth floor? How is he going to make sure Chief Meng will be the one using the elevator and not someone else?”

Chief Gong had mentioned something critical. This accident is not planned.

There is not enough time! No one can cause a lift to fall within a few minutes!

At the elevator, technicians who were investigating the cause of the accident, concluded that the elevator had failed because of wear and tear of the parts, and there were no signs of anyone tampering with it. This is confirmed to be an accident!

Hu Yiguo refused to accept it and continued to investigate. But in the end, he had to admit Dong Xuebing has nothing to do with Meng Xianglin’s accident.

The evidence and logic did not point to Dong Xuebing.

This incident is confirmed to be an accident!

But even when everyone knows this is an accident, they were still shocked!

Liang Chengpeng slapped his forehead after reading the incident report.

Xiang Daofa, who is in his office at the Party Committee Building, frowned.

Xie Huilan shook her head and smiled. Her Secretary, Hu Silian, was looking at her, trying to hold back her laughter.

Everyone knew Chief Dong’s nickname. The nickname, ‘God of Plague,’ was given to him after the Jin De Mansion case. Due to a lack of evidence, Qian Fei was released unconditionally, and a falling flowerpot hit him on the same day he was released. The impact damaged Qian Fei’s brain, and he is still in the hospital. When the flower pot fell on Qian Fei, Chief Dong was beside him, and the latter had deep grudges with him.

It had happened again!

This time, it’s a falling elevator!

Something bad will happen to the ones who had grudges with Dong Xuebing. The first time was a falling flowerpot, and now, it is a falling elevator.

Now, even the atheists in the Bureau started to doubt themselves!

Chief Dong is not called the ‘God of Plague’ for nothing!

It’s too abnormal!

This is too unbelievable!

Chapter 290 – Brought away by the Commission for Discipline Inspection!

The next day. Morning, at 8 am.

County’s People Hospital. Fifth floor, ward section.

Luan Xiaoping took a sip of warm water and looked at her son. “Xiao Bing, I told you I am fine. The doctor had also said I am out of danger. With the stent, I will be fine. You have already accompanied me for two days. What about your work? Hurry and go back to work. I can take care of myself.”

“I had taken time off work, and I don’t have too much work at my unit.”

“You just don’t listen to me.” Luan Xiaoping said, but she was still feeling happy in her heart.

Dong Xuebing looks at his watch. “First Aunt, Second Aunt, and Uncle said they would be visiting you this morning, and I think Xiao Jin will be here too. I will go downstairs to wait for them.

Luan Xiaoping grumbled. “Didn’t I tell you not to inform them? They are staying too far away.”

“I did not tell them. But your accident was reported on the papers, and everyone knows about it.”

“Huh? My accident was reported on the papers?” Luan Xiaoping asked.

“No… I am joking with you. Haha… I will go down now.”

Dong Xuebing called his Uncle on his way down. They were waiting for him when he reached the first floor. Dong Xuebing brought them to the ward and told them about his mother’s condition on their way up. Luan Xiaoping is fine now, but she has to take lots of pills in the future. Luan Xiaoping was happy to see them.

“Brother.” Tang Jin asked angrily. “Where is that Meng Xianglin?”

Dong Xuebing looks at her. “Your boyfriend told you about him? He knows quite a lot.”

Tang Jin pouted. “He is also an Officer with the Public Security. Now, which Public Security Officer doesn’t know about what happened? This old bastard! If not for him, my Aunt will not get a heart attack! Oh, I heard Meng Xianglin had gotten into an accident in the lift and was almost killed? Serve him right!”

Dong Xuebing laughed and smacked her head lightly. “Stop swearing. Your mother would beat you if she heard it.”

“I am speaking the truth! Someone like him should just die!” Tang Jin scolded.

Second Aunt’s husband overheard them and gave his daughter a stare. “Lower down your volume.”

Dong Xuebing wonders what happened to Meng Xianglin. He had forgotten to ask about his condition yesterday, and when Tang Jin mentioned Meng Xianglin now, he becomes curious. Seeing his Aunts accompanying his mother, Dong Xuebing left the ward. He stopped a nurse and asked. “Wait a minute.”

The nurse looked at Dong Xuebing and did not recognize him. “What is it?”

“Do you know which ward Comrade Meng Xianglin is in?” Dong Xuebing asked.

The wards in this level of the hospital are single wards reserved for government leaders. Everyone who can stay on this level has a high status. When the nurse heard Dong Xuebing using the word ‘comrade,’ she straightened her back and knew this person must be someone from the government. In this era, other than the government, no one uses comrades to address others. The nurse points to the end of the corridor. “The third ward after the bend.”

“Thank you. How is his condition?”

“He… his condition is not looking good.”

“Really?” Dong Xuebing starts walking to Meng Xianglin’s ward.

At the door, Dong Xuebing saw Meng Xianglin lying on the bed. A young woman, which should be his daughter, is feeding him water. But Dong Xuebing noticed Meng Xianglin is a different person from yesterday. His mouth was drooping to one side, and water was flowing out from his mouth as he drank.

This is…

Dong Xuebing walked over to the duty doctor’s office and asked Doctor Liu about Meng Xianglin’s condition.

Doctor Liu told Dong Xuebing that Meng Xianglin had got a fright and had gotten too agitated yesterday. He also had a history of Cerebral Thrombosis, and we found bleeding in his brain during the scan yesterday. He was sent to the operating theater and is currently out of danger. But his condition is not looking good. Bleeding in the brain is as fatal as heart attacks, and he might just collapse and die anytime. Now, Meng Xianglin is showing symptoms of giddiness and some numbness on one side of his body. There is no way he will recover anytime soon and will need a long time to recuperate.

Bleeding in the brain?

Dong Xuebing thought to himself. This is karma.

Didn’t you want to scare my mother? Didn’t you want to threaten her? Let’s see how you are going to do it now!

Dong Xuebing went downstairs to the courtyard for a smoke. He sat on a bench and thought about what happened. He had arrested Zhang Zhifeng, scared Meng Xianglin until he suffered from a stroke, and created problems for Xiang Daofa, by messing up the Japanese investment. But Dong Xuebing knew this would not be the end. After suffering a big loss, Party Secretary Xiang will not let him off. The credit from the investment is something Xiang Daofa is concerned with. What Dong Xuebing did is equivalent to slapping Xiang Daofa in his face!

Ring… ring… ring…

Dong Xuebing looks at the caller. It’s Hu Silian’s number.

“Hello, Sister Hu.” Dong Xuebing answered.

Hu Silian quickly said. “Earlier during the Party Committee meeting, Secretary Xiang mentioned the investment site visit team and said that they had complained against the Public Security Bureau for using excessive force in their duties. He purposely mentioned your name and said what you did had tarnished the investor’s impression of our County.” Xiang Daofa is referring to Dong Xuebing beating up those two Japanese men at the hotel.

Dong Xuebing narrowed his eyes. I had used excessive force? Those Japanese are the ones who obstructed us from our duties. Why did it become I had used excessive force?

Those Japanese were the ones who started! Are you expecting me to stand there and let them hit? Why can’t I hit them back?

Hu Silian continued. “I heard Mayor Xie mentioning that Secretary Xiang might be up to something. You must be careful recently.”

“Thank you for reminding me.”

“No problem.”

After hanging up, Dong Xuebing sighed. He knew Xiang Daofa would be coming for him when he went to arrest those Japanese. That’s why he is not surprised.

But Dong Xuebing did not expect Xiang Daofa to act so quickly!

When Dong Xuebing snubbed his cigarette, two men alighted from a parked Volkswagen Santana. They were walking towards the hospital when they saw Dong Xuebing sitting on the bench. They stopped and walked towards Dong Xuebing.

“Are you Dong Xuebing?” One of the men asked.

Dong Xuebing frowned as he had not met these two men before. “Who are you?”

One of the men flashed his work pass. “We are from the Provincial Commission for Discipline Inspection. We would like you to follow us back.”

The Commission for Discipline Inspection is here for me?

Dong Xuebing’s heart sank.

Chapter 291 – Innocent!

Morning. 10 am.

Yan Tai County’s Commission for Discipline Inspection building. An old Santana entered the compound with Dong Xuebing.

This is the first time Dong Xuebing enter the Commission for Discipline Inspection building since he was transferred to Yan Tai County, and he looks around curiously after he alighted. He had wanted to call his mother to inform her that he will not be visiting her at the hospital today. Still, He was stopped by the two Commission for Discipline Inspection officers. They escorted Dong Xuebing into the building and entered a small room on the second floor.

There is only a table, a few chairs, and a table lamp in the room.

This place gave Dong Xuebing the same feeling as the Public Security Bureau’s interrogation room.

After Dong Xuebing sat down, one of the officers sat opposite him, while the other officer went out to look for someone.

Dong Xuebing had not been investigated by the Commission for Discipline Inspection before. Still, he knew they should be investigating him for corruption and bribery. If they have evidence against Dong Xuebing, they would have put him into custody. But from the expressions and actions of the two Commission for Discipline Inspection officers, they should not have the evidence yet. However, this is also not a normal questioning session. The normal questioning session will normally take place after working hours or at the person’s workplace together with his supervisors and colleagues. This means that the Commission for Discipline Inspection does not have enough evidence to charge Dong Xuebing but is not far from it.

Xiang Daofa is determined to touch Dong Xuebing! How can you be so sure that I had received bribes?

Dong Xuebing sneered in his heart. Luckily, before he returns to Yan Tai County, he had made preparations. If not, he will be caught off guard.

At the same time.

County Government’s building. Hu Silian knocked and entered Xie Huilan’s office, panicking.

“Mayor Xie, Chief Dong had been brought away by the Commission for Discipline Inspection.”

Xie Huilan’s hand shook and looks up. “… when did it happen?”

“About five minutes ago. The Commission for Discipline Inspection went to the hospital to bring him back.”

“Ok. I know.” Xie Huilan narrowed her eyes and continued with her work, without saying anything.

Hu Silian looked at Mayor Xie and wanted to say something. But in the end, she did not say anything and left. Dong Xuebing had helped Hu Silian to become the Mayor’s Secretary after she was forced to resign from the Public Security. That’s why she is worried about him. She knows that if Party Secretary Xiang and the Commission for Discipline Inspection want to investigate against Dong Xuebing, it will be hard for him to escape. Just Dong Xuebing’s Mercedes MPV is worth more than 1 million RMB. How is he going to explain that? Borrowed? As long as the assets are from unknown sources, there is no way he can explain himself!

News of Dong Xuebing being brought away by the Commission for Discipline Inspection spreads.

Everyone knows that this is Party Secretary Xiang’s revenge against Dong Xuebing.

Public Security’s Executive Deputy Bureau Chief Hu Yiguo, Meng Xianglin, who was still undergoing treatment in the hospital, Investment Promotion Agency Deputy Chief Lui Dafa, Ministry of Education Director Yu Zhengzhi, etc. were all celebrating. The ones who were close to Dong Xuebing were worried. Hui Tian Village Station Chief Liu Dahai and other officers were furious. Chief Dong had done so much for the County, and you, Xiang Daofa, had benefited from it. Now, you are trying to frame Chief Dong because of a failed investment?! You are so petty-minded! What’s wrong with upholding the law? How can someone who made significant arrests violate the law? If all the higher-ups behave like you, who will still do his best at work? This is a disappointment!

Everyone felt Chief Dong is finished this time.

……

Commission for Discipline Inspection Building.

Two minutes later, a balding man in his forties, entered the room with a few men behind him.

Dong Xuebing recognized this person. Although he had not spoken to him before, he saw him at the County Party Committee and County Government buildings. Duan Zhengan, Yan Tai County Party Committee member and Secretary for Commission for Discipline Inspection. When Chang Lei was still the former Party Secretary, Dong Xuebing heard rumors that Duan Zhengan is from his faction. Although he did not show his support for Chang Lei openly, he always supported Party Secretary Chang’s decision on promotions and important decisions. After Xiang Daofa becomes the Party Secretary, Duan Zhengan becomes closer to him. But Dong Xuebing had not heard of Duan Zhengan falling out with Xie Huilan.

“Secretary Duan.” Dong Xuebing greeted him.

Duan Zhengan nodded and sat down opposite Dong Xuebing with a stern look and start flipping the document in front of him.

The other officers from the Commission for Discipline Inspection also sat down, facing Dong Xuebing.

Dong Xuebing does not have a good impression of Duan Zhengan. The Commission for Discipline Inspection Secretary is doing the questioning himself, and this means they are determined to charge Dong Xuebing. County’s Party Secretary Xiang Daofa and County’s Secretary for Commission for Discipline Inspection Duan Zhengan, are the top leaders in the County. Dong Xuebing suddenly felt he had become a bigshot as all the top leaders in the County are joining forces to deal with him, a low-ranking Deputy Section Chief!

The room becomes silent for a few minutes.

An old-fashioned looking man looks at Duan Zhengan. “Secretary Duan…”

“Xiao Li.” Duan Zhengan said without raising his head. “You can start.”

“Yes.” Xiao Li took a deep breath and stared at Dong Xuebing. “Chief Dong, we had invited you here to investigate your finances.”

Dong Xuebing laughed. “Is this mandatory?”

“Yes.”

“Fine. Just ask what you want, but I need to say something first.”

“Huh?” Xiao Li looks at Dong Xuebing.

Dong Xuebing calmly replied. “My mother is old and has poor health. Two days ago, she was knocked down by a car and threatened by someone, causing her to suffer a heart attack. I do not want to let my mother know about this as she might be…” Dong Xuebing paused for a second and continued. “You all can investigate me, but don’t bother my mother and do it secretly, alright?”

Xiao Li turns to look at Duan Zhengan. By right, the Commission for Discipline Inspection officers should be questioning Luan Xiaoping. Still, they know about Luan Xiaoping’s health issues. She had just undergone surgery and is still in danger.

Duan Zhengan nodded.

Dong Xuebing said. “Thank you. Ok. What do you all want to know?”

One Commission for Discipline Inspection officer took out his pen and notebook to record the questioning session.

Xiao Li took a glance at the document in front and asked. “First, we want to understand about your salary. How much is your monthly salary?”

“You all should know even without me answering. All Deputy Section Chiefs’ salaries are about the same, and you can find out with just a phone call.” Dong Xuebing crossed his legs and answered. “After taxes and adding all the allowances, my monthly income is around 4,000. Do you want me to include the rewards? Other than the rewards from my unit, I had solved a few major cases, and the Province and County had given me some rewards. The most I had gotten is tens of thousands.”

Xiao Li continued. “That means your annual income is around 50,000, right?”

Dong Xuebing frowned. “You are rounding it down. Comrade, even if you are not a leader, you should also know that monthly salary with allowances multiple by twelve is not equivalent to the annual salary. I said that other than the rewards from the cases I solved, there are still rewards and bonuses from the unit. If you want to talk about annual income, it should be around 80,000 to 90,000 RMB.” Yan Tai County might be poor, and government servants are not getting salaries as high as those in Beijing, their salaries are still higher than many other counties.

Xiao Li continued. “What is your annual income when you are with the State Security?”

“This is confidential in State Security.” Dong Xuebing said. “But I am no longer with the State Security, and it’s fine to talk about it. Before I was promoted to Deputy Chief of my department, my salary is around 2,000. After I got promoted to be the Deputy Chief of the General Affairs Office, my salary is slightly more than 3,000 RMB monthly.” Xiao Li nodded and wrote something in his notebook. They had investigated, and Dong Xuebing is not lying.

Dong Xuebing looks at his watch. “Let’s not waste time asking something you all already know and get straight to the point. I still have a meeting in the afternoon.”

“Ok.” Xiao Li said. “From our calculations, your income since you graduated until now, should be around 100,000 RMB.”

“I think so.”

“Can you explain where you got that Mercedes MPV with the top options?”

Dong Xuebing shrugged his shoulders. “That belongs to my friend, and I had borrowed it.”

“Which friend?”

“She can be considered a relative. When I was still living in Beijing, she is my neighbor, and we are very close to one family. You all can go and check the ownership of this Mercedes. This car is registered under Yun De Auction Company, and not bought by me. I still need to return the car to her.”

Xiao Li looks at Dong Xuebing. “Why did she lend you such an expensive car?”

“Didn’t I say we are like a family? What’s wrong with lending me a car?”

“What about your watch?” Xiao Li took out a photograph. It was taken secretly without Dong Xuebing’s knowledge, and his diamond-studded watch is shown clearly. “Someone sent this photograph reporting against you, and we have verified this is a Patek Philippe watch worth almost 2 million RMB. Where did you get this watch from? Your income cannot afford this watch.”

Dong Xuebing replied nonchalantly. “The watch also belongs to the same friend who runs the Auction Company, and I had borrowed it.”

“… It is not given to you by someone?” Xiao Li asked.

Dong Xuebing laughed. “I know you want me to say it is given by someone. But sorry to disappoint you.”

The Commission for Discipline Inspection officers questioned Dong Xuebing about his jade pendant and ring, which are worth a few hundred thousand. But Dong Xuebing insisted these items are all borrowed from his friend. He had bought these items with his money but was forced to claim these were all borrowed, as he cannot say he got his money from stone gambling and Chicken Bloodstone mine. Also, he had not paid taxes for the money he earned from selling antiques and stone gambling. If anyone wants to frame him, his money will be considered illicit gains.

The Commission for Discipline Inspection officers asked a few more questions and recorded Dong Xuebing’s replies normally. But Dong Xuebing knew this is only the start, and their men should be checking his bank account now.

About ten minutes later, a man entered the room.

That man said something to Duan Zhengan and other Commission for Discipline Inspection officers and gave them a file.

Duan Zhengan read the document and nodded, before passing it to Xiao Li.

Xiao Li took a look at the document and said. “We had contacted the bank and your mother. You have over 300,000 RMB in your account, and your mother, Luan Xiaoping, has more than 100,000 RMB in her account. The total amount of money in both accounts is around 500,000 RMB. Chief Dong, with your family conditions, your mother and you should not have so much money legally. Where did the money come from?”

Dong Xuebing smacked his lips. “Don’t accuse me of anything. Why can’t I get the money legally?”

Xiao Li continued. “Based on our investigations, your family is not wealthy you’re your mother, and you were living in Beijing. When your father passes away, you all sold your house to pay for his medical fees. Also, your mother’s monthly salary is less than 2,000, and your past one year’s income is around 100,000 RMB. How can you have 500,000 RMB in you and your mother’s account? Also, we found out that your helper, Yu Meixia, was broke in the past. But now, she has an apartment worth a few hundred thousand under her name. Where did she get the money to buy that apartment?”

Dong Xuebing narrowed his eyes. He did not expect the Commission for Discipline Inspection to be so detailed. “What do you think?”

Xiao Li replied. “You had paid for Yu Meixia’s apartment, and the money is from receiving bribes and corruption. This is our assumption, and we want you to explain where you get this sum of money.”

“Bribes and corruption?!” Dong Xuebing laughed. “You all are imaginative.”

Xiao Li had worked in the Commission for Discipline Inspection department for many years and had never met anyone like Dong Xuebing. They had found his money, and Dong Xuebing can still laugh about it? “Chief Dong, I hope you can ask our questions truthfully. The evidence we got is only a small part, and our men are still investigating. I believe it is a matter of time before we find concrete evidence.”

Dong Xuebing replied. “Based on your assumption, who bribed me, and how was I bribed?”

Xiao Li replied. “We are the ones asking you!”

Dong Xuebing calmly replied. “You all can go and check. During festivals, when did I receive gifts worth over 2,000 RMB? When did I make use of my birthday to receive any gifts when I am in Yan Tai County? I did not even celebrate my birthday! How are other people going to bribe me?” Although Dong Xuebing cannot explain his income, he draws a clear line from corruption and bribery. He has a clear conscience, and no one had tried to bribe him too. Dong Xuebing is only overseeing Hui Tian Village Station and has the smallest authority in the County’s Public Security Bureau. He is also ranked in the last position among the rest of the deputies. Even if anyone wants to seek help, they will not look for him.

Twenty minutes later.

Duan Zhengan’s phone rang. He looked at his phone before walking out of the room to answer it. “Hello, Party Secretary Xiang.”

Xiang Daofa asked. “Has he plead guilty?”

“Not yet. I don’t think we can get anything useful out from him.” Duan Zhengan said. “But we should have enough evidence as Dong Xuebing refuses to explain where his money comes from. He kept beating around the bushes and questioning us back. This is too suspicious, and I think we can charge him for corruption and bribery when we got concrete evidence.”

Xiang Daofa nodded. “Continue with the investigations!”

……

County Mayor’s Office.

Xie Huilan called Hu Silian into her office. “How long has it been since Xiao Dong is brought into the Commission for Discipline Inspection?”

“It’s about… two hours…” Hu Silian replied worryingly. “Will he…”

Xie Huilan laughed and shook her head. “This guy is really enjoying being investigated. Just ignore him and just let him remain there!”

Not only Xie Huilan is calm about this, but even Dong Xuebing is also showing a relaxed composure in the Commission for Discipline Inspection.

Duan Zhengan and the other officers from the Commission for Discipline Inspection were frustrated. Why is Dong Xuebing not nervous at all?

Bribery and corruption charges?

Duan Zhengan frowned and sensed something is not right.

Suddenly, someone entered the room with a document. “We discovered a few transactions in Chief Dong’s account. Most of the transactions are in small amounts, but one of the transactions is quite big.”

Duan Zhengan was startled. “How much?”

That man replied. “Around 4 million RMB.”

The rest of the officers took in a deep breath. 4 million? This is a huge amount! There are no cases involving such a high amount in more than ten years!

Duan Zhengan continued to ask. “Where did this sum of money come from?”

“Err…”

“Speak!”

That man replied with a weird expression. “It is transferred from Beijing Welfare Lottery Center.”

“What?” Duan Zhengan and the other officers were stunned.

That man replied. “We had contacted from Beijing Welfare Lottery Center, and they confirmed that Chief Dong had won the grand prize of their lottery. His winnings are less than 5 million, and after taxes, it is around 4 million RMB.”

Won the lottery?!

Grand prize?!

Even Duan Zhengan was shocked. He had investigated countless government servants in his career, and this is the first time he encountered something like this.

4 million? If this is true, it will explain the 500,000 RMB in Dong Xuebing’s account. Even if Dong Xuebing did not borrow the Mercedes MPV, Patek Philippe, Jade accessories, and bought it himself, it is not a problem. They have no way to penalize him with this legitimate source of income.

“Are you sure?” Duan Zhengan asked.

That man replied. “We had confirmed this, and the Welfare Lottery Center had checked their records twice.”

Duan Zhengan turns and stares at Dong Xuebing. “Why didn’t you tell us earlier?”

“What do you mean? You all did not ask me about this.” Dong Xuebing waved his hand and replied innocently. “Winning the top prize of the lottery feels too unreal, and until today, I still could not believe that I had won. Hahaha… I remember now. I had bought the PK 10 ticket from a lottery shop along Beijing Heping North Street. Ah… I was too lucky that day and almost forgotten about it if you all did not mention it today.”

Xiao Li almost fell off his chair. Forgotten about it? Bullshit! Who can forget about winning 4 million from the lottery?

Duan Zhengan and the other officers finally realized why Dong Xuebing was not afraid of the start. He had purposely kept quiet about winning the lottery and waste the Commission for Discipline Inspection officers’ time. If Dong Xuebing had told them that the money is from his lottery winnings, they would not waste time checking his bank transactions and verify with the Welfare Lottery Center.

This is making their blood boil!

Xiao Li and the other officers felt like strangling Dong Xuebing!

Duan Zhengan immediately walks out of the room to call Xiang Daofa.

Xiang Daofa paused for more than ten seconds after he heard Duan Zhengan’s report. “Continue with the investigations!”

Duan Zhengan understood what Party Secretary Xiang meant and sighed. He thought for a while and asked his men to investigate Dong Xuebing from other directions. They started investigating all the complaints sent to the Commission for Discipline Inspection in the past year. Dong Xuebing might be rich, but that does not mean he did not receive bribes or committed any offenses. They just need a breakthrough, and they can use it against Dong Xuebing.

Another hour passed.

The Commission for Discipline Inspection officers realized that Chief Dong is too ‘clean’! Although the sayings that all officials are greedy is not true. Still, government officials can’t be so ‘clean,’ but Dong Xuebing is different. He did not celebrate his birthdays, and the gifts he accepted during festivals are all within the authorized amount. Those complaint letters are too vague, and most of them were made up. Dong Xuebing might be rash at work, but those are not serious enough to penalize him.

Dong Xuebing is innocent?

Clean?

Duan Zhengan becomes quiet.

All the Commission for Discipline Inspection officers cannot accept this outcome. They had assumed Dong Xuebing to be guilty, but he turns out to be innocent.

How can a government official be so clean?

……

Twenty minutes later.

The door opens, and a Commission for Discipline Inspection officer entered. “Chief Dong, thank you for your cooperation. We had investigated, and the allegations against you are false.”

Dong Xuebing laughed and shook that officer’s hand. “It’s alright. You all are also doing your job. I can understand.”

That officer replied emotionlessly. “The investigation is over, and you can leave now.”

“Oh.” Dong Xuebing stood up and smiled. “I did not drive here, and I don’t know my way back. Can you all dispatch a car to send me back?”

That officer’s brows twitched. “… sure…”

At around 1.30 pm, Dong Xuebing was sent back to the County’s People Hospital.

Everyone who heard of what happened was shocked!

Chapter 292 –Section Chief!

Afternoon.

The weather is warmer.

Dong Xuebing entered his mother’s ward on the fifth floor of the hospital and saw his Uncle and his Uncle’s wife, First and Second Aunts, and his cousin Tang Jin. They had not left and been chatting with Luan Xiaoping. There are a few empty food containers beside some leftovers.

“Mum, are you feeling better?” Dong Xuebing entered.

Dong Xuebing’s Uncle replied with a smile. “The Doctor had checked her blood earlier and told us that she is fine.”

Luan Xiaoping looks at her son. “Where did you go this morning? Why are you so late and didn’t answer my calls?”

“Ah… I returned to the Bureau to settle some work.”

Dong Xuebing does not want to let his mother worry about him and did not mention anything about the Commission for Discipline Inspection’s investigation. Suddenly, Liu Li, in his uniform, entered the ward with an X-ray and a few medical reports. He should have arrived earlier and gone out to collect the reports for Luan Xiaoping. Liu Li is Tang Jin’s boyfriend and was working as an Auxiliary Officer in Wu Tian Village Station. But Dong Xuebing helped him get promoted to Police Officer, and Dong Xuebing has a good impression of him.

“Chief Dong.” Liu Li straighten his back when he saw Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled. “Why are you still calling me, Chief? Just call me Brother will do. After all, we will be one family soon.”

Liu Li embarrassedly said. “Brother Dong.”

“Brother!” Tang Jin grabbed Dong Xuebing’s arm and swung it. “You did not keep to your words. When are you going to transfer my Liu Li to the County?”

Dong Xuebing had promised to transfer Liu Li to the Public Security Bureau and help Tang Jin find a job in the County town. This way, they will not be separated after they got married. But after buying a two-room apartment for Tang Jin in the County town, he was either risking his life or lying in the hospital and had forgotten about it. Second Aunt and her husband and Liu Li were embarrassed to ask Dong Xuebing, and Tang Jin is the most suitable person to ask.

Dong Xuebing slapped his forehead when he heard this. “Is the renovation for your apartment completed?”

“It’s completed a long time ago.” Tang Jin smacked her lips. “I had wanted to show you the apartment, but you are too busy.”

Dong Xuebing smiles. “Sorry… I had forgotten about this. Alright. I will settle this for Xiao Liu as soon as possible.”

Luan Xiaoping, who was lying on the bed, gave her son a stare. “Stop saying you will settle this as soon as possible, and you will forget about this when you become busy. Settle this today. The renovations for the apartment had been completed, and I dropped by to take a look. Your Second Aunt and her husband are waiting for them to get married. The earlier you settle this, the earlier they can get married.”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “Ok… ok… I will make some calls now.”

Second Aunt quickly interrupts. “Sis, Xiao Bing, there is no hurry.”

“Second Aunt, leave everything to me.”

Dong Xuebing walks out of the ward and lit a cigarette at a window along the corridor. He called Public Security Deputy Bureau Chief Qin Yong. “Hello, Chief Qin.”

“Chief Dong? Haha… I was just about to call you.” Qin Yong laughed.

Dong Xuebing joked. “Thanks for remembering me. I am fine and just treat this as a sightseeing trip at the Commission for Discipline Inspection.”

“Hahaha… I heard about this…”

Dong Xuebing asked Qin Yong to transfer Wu Tian Village Station’s Liu Li to the Public Security Bureau. Wu Tian Village Station is under Qin Yong, and transferring an officer to the Public Security Bureau is not a problem. But Qin Yong told Dong Xuebing that it is not a problem for him to transfer Liu Li into the patrol team or traffic department, after all, he is overseeing these departments. But it will be hard to transfer him to the investigation team or Political Section. He is hinting at Dong Xuebing to speak to the people from those departments before he can transfer Liu Li.

In the past, Dong Xuebing had promised his Second Aunt to transfer Liu Li to the Traffic department. But now, Dong Xuebing’s influence and connections had grown stronger and felt he should offer more help to Liu Li. After all, this concerns his cousin’s future, and the prospects in the Traffic department is not as good as the Political Section. So, Dong Xuebing called the Political Section’s Chief Chang Hailiang. Dong Xuebing is not familiar with Chang Hailiang and had only spoken to him a few times. When Chang Hailiang heard Dong Xuebing wants to transfer someone over to his department, he agreed.

After returning to the ward, Tang Jin and Liu Li look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “It’s done. Just wait for the transfer order to the Political Section.”

Tang Jin was surprised. “Didn’t you say Liu Li will be going to the Traffic Department? How come it is the Political Section now?”

“You are not willing? Fine. Then he will go to the Traffic Department.” Dong Xuebing laughed.

“Ahh… when did I say we are not willing? I am just surprised.” Tang Jing laughed and swung Dong Xuebing’s arms. “Political Section is much better than the Traffic Department. Thank you!” Political Section Officers have better prospects than Traffic Officers and will face less danger compared to the investigation team officers. This is also why Dong Xuebing did not want to transfer Liu Li to the investigation team.

Liu Li heard it and is grateful. “Thank you, Brother Dong. Thank you…”

“We are all one family. What’s there to thank me?” Dong Xuebing patted Liu Li’s shoulder. “I am close to Chief Qin, and you must pay him a visit after the transfer is completed. You must also thank Chief Chang too. Remember to prepare a few cartons of good cigarettes.”

Liu Li replied. “Yes.”

“Brother…” Tang Jin looks at Dong Xuebing. “What about my job?”

Dong Xuebing rubbed his temples. “Err… I need some time to find a suitable job for you.” Dong Xuebing does not know anyone from the state-owned enterprises. “Xiao Jin, just resign and move to the County town first. I will help you find a job in a few days.”

As they were speaking, someone knocks on the ward, and a woman in her early thirties entered.

Tang Jin, who was closest to the door, asked. “Who are you?”

Dong Xuebing paused for a second and walked up to that woman with a smile. “Secretary Hu, why are you here?”

“Haha…” Hu Silian laughed. “What’s wrong with me coming here?”

When Dong Xuebing was hospitalized, Xie Huilan had visited him with Hu Silian, and Dong Xuebing’s relatives had seen her before. But at that time, Dong Xuebing had only introduced Xie Huilan, and he immediately introduces Hu Silian to everyone in the ward. “This is Secretary Hu, our County Government’s number one secretary.” If Dong Xuebing said the County’s number one secretary, he is referring to Secretary Zhou, Party Secretary Xiang’s secretary. But the number one secretary of the County Government is referring to Xie Huilan’s secretary.

The Mayor’s secretary?

Dong Xuebing’s Uncle and Aunts were shocked. “Secretary Hu. Nice to meet you…”

Liu Li also starts to tense up.

Hu Silian returned their greetings with a nod and said. “Don’t listen to Chief Dong. I am only a messenger.” Hu Silian will not say this in front of other government staff, as they might misinterpret her. But Hu Silian did not treat Dong Xuebing as an outsider, and the people here are not working in the government. There is nothing wrong with being modest here, and this will make her more approachable.

“Xiao Bing, hurry and let Secretary Hu sit. Help me up.” Luan Xiaoping tried to push herself up.

Hu Silian quickly went over to help Luan Xiaoping. “Aunty, please don’t get up. You just had surgery and need to lie down.” Hu Silian had brought fruits with her, and she placed it on the table beside. “Mayor Xie had asked me to visit you. How are you feeling?”

Luan Xiaoping was surprised. “I am fine now. Thank you for your concern.”

Hu Silian smiled and chatted with Luan Xiaoping.

Dong Xuebing’s Uncle and Aunts looked at each other. When Xiao Bing was hospitalized, Mayor Xie had visited him, and now, she had sent her secretary to visit Xiao Bing’s mother with fruits. All these shows that Mayor Xie values Dong Xuebing. Hu Silian also just found out how close Dong Xuebing and Mayor Xie are, when Dong Xuebing was brought in for investigation by the Commission for Discipline Inspection. Mayor Xie seems to be relaxed about this, and it was after Dong Xuebing was release, Hu Silian realized Mayor Xie seems to know that Dong Xuebing had won the lottery and nothing will happen to him. That means both of them had contacted each other privately.

After chatting for a while, Dong Xuebing suddenly remembered something.

“Sister Hu.” Dong Xuebing pulled Tang Jin over. “This is my cousin, Tang Jin. What do you think of her?”

Hu Silian laughed. “Not bad. She is pretty and smart. Haha…”

Dong Xuebing replied. “Really? I am trying to help her get a job. She is currently working in a leather factory in the village. It’s not good for a girl to work in the factory for too long, and I am thinking of getting her a better job in the County…”

Hu Silian immediately understood. “No problem. I will help you ask around.”

“Ah… Thank you.”

“Don’t mention it.”

Dong Xuebing noticed Tang Jin was still in a daze and quickly give her a slight tug. “Hurry, and thank your Sister Hu.”

Tang Jin and her parents quickly thank Hu Silian.

Dong Xuebing offered to walk Hu Silian out when she was leaving.

In the corridor, Hu Silian laughed. “Chief Dong, when are you going to give us a treat?”

“No problem. If you are free tonight, I will treat you to dinner.”

“Hahaha… don’t think I will be satisfied with a typical restaurant. The dinner must be at a five stars restaurant.” Hu Silian laughed. “I know you had won a few million from the lottery, and you are our richest leader in Yan Tai County. I want to get a least a few treats from you.” There might be other leaders in Yan Tai County who are wealthier than Dong Xuebing, but their wealth is from illicit means. That’s why Dong Xuebing is considered the wealthiest government leader in Yan Tai County and even Fen Zhou City.

After joking for a while, they reached the end of the corridor.

Hu Silian turns to Dong Xuebing. “You don’t need to walk me out. I am not going back.”

“Huh?” Dong Xuebing asked. “Are you not feeling well?”

“No. Mayor Xie asked me to visit Chief Meng too.” Meng Xianglin’s ward is behind the turn in front.

Dong Xuebing thought to himself. What’s there to visit him? But he knows Meng Xianglin is the head of the Investment Promotion Agency and Xie Huilan had to send her secretary to visit him.

Hu Silian suddenly lowered her voice. “I heard Chief Meng might be retiring because of medical reasons.”

“Really?” Dong Xuebing was shocked.

Hu Silian nodded and continued. “It is not easy to cure blood clots in the brain, and at most, the doctors can only reduce the symptoms. But after Chief Meng met the elevator accident, his health deteriorated. He cannot even speak without stuttering over the phone, and he hinted he wants to have an early retirement. But I am not sure about the details.”

After watching Hu Silian enter Meng Xianglin’s ward, Dong Xuebing walks to the other end of the corridor and looks out of the window.

Meng Xianglin is going to retire because of medical reasons.

Dong Xuebing becomes excited.

The Investment Promotions Agency is a popular place in these few years, as many parts of China are concerned about getting investments. The first thing that comes to the mind is to promote investments. But Yan Tai County is rural and poor, and not many people want to enter the Investment Promotion Agency as the geographical location restricted the County’s development. This is also the reason why Dong Xuebing is interested.

Dong Xuebing wants a Section Chief’s rank position!

Dong Xuebing does not have enough experience to enter the Finance Department and Supervision Bureau, as he had only entered the Government service for slightly more than a year. Getting promoted to Deputy Section Chief is already an exception, let alone getting promoted to Section Chief and getting a good position. Furthermore, there are no vacancies in those departments. The Ministry of Culture and Ministry of Civil Affairs are places for retirement, and Dong Xuebing will not get any credit if he works there.

Investment Promotion Agency…

Dong Xuebing thought about this department and felt it is a good place for him.

Firstly, there is a high potential in this department, and Dong Xuebing will have lots of opportunities to get credits. Secondly, this department is considered unpopular in the County, and Dong Xuebing does not need many experiences to enter. Thirdly, Meng Xianglin might be retiring, and there will be a vacancy!

Investment Promotion Agency… Investment Promotion Agency…

This is a good place for me!

Dong Xuebing got more excited as he thinks about it. He was still troubled over Section Chief, and now, an opportunity comes knocking on his doors. Thanks to his BACK, he can scare Meng Xianglin out of his wits and worsen his condition. Even heaven is standing by this side, and it will be a sin if he does not fight for this position!

That’s it!

At night, Dong Xuebing returned home and thought hard while holding his phone.

Five minutes… Ten minutes… Twenty minutes…

Finally, Dong Xuebing mustered his courage and called Xie Huilan. “Hello, Sister Xie.”

“Xiao Dong? What is it?” Xie Huilan might be in her car as Dong Xuebing can hear the radio in the background.

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… I heard Chief Meng is going to retire?”

“Haha… You got the news quite fast. I think so, and I can sense he does have this intention. But everything is not confirmed yet, and we need to look at his medical report tomorrow.

“Err… if he retires, can I… errr….”

Xie Huilan narrowed her eyes and smiled. “Can you what?”

“You should know what I am thinking.” Dong Xuebing replied. “I want to take over his position. What do you think?”

“You are quite motivated, and you dare to think about this after the trouble you created? Ah?”

“Huh? I am just asking. It’s fine if it is not possible.”

“Hahaha…” Xie Huilan replied with a softer tone. “Alright. I know about it.”

After getting Xie Huilan’s reply, Dong Xuebing felt better. This time, he is not confident of getting promoted, as he knows it’s quite impossible to get approval from the Party Committee. But he still wants to get nominated for promotion and try his best to get promoted.

……

One day passed…

Two days passed…

Three days passed…

Dong Xuebing will visit his mother during with free time and check on Meng Xianglin’s condition.

As expected, Meng Xianglin’s condition worsened and did not improve after treatment. In the end, Meng Xianglin agrees to retire, and the County Government starts his retirement process. Many people are eyeing the Investment Promotion Agency Chief position. There are too many Deputy Section Chiefs in Yan Tai County, and who doesn’t want to get promoted?

But no one in the County expects Mayor Xie to act so fast!

The day after Meng Xianglin’s retirement is confirmed, Xie Huilan submitted her nominations for Meng Xianglin’s replacement to the Organization Bureau. The first person is the Investment Promotion Agency’s Deputy Chief Lui Dafa. This person is related to the County’s Publicity Department Chen Tongbing and is from Xiang Daofa’s faction. This is quite normal. Although the Investment Promotion Agency is a department under the County Government, Xie Huilan cannot prevent Xiang Daofa’s men from getting promoted. The second person that is nominated, shocked everyone. Dong Xuebing!

Everyone knows Xiang Daofa dislike Dong Xuebing.

After Dong Xuebing ruined the investment site visit, Xiang Daofa immediately ordered the Commission for Discipline Inspection to investigate him. This shows Xiang Daofa’s determination to get rid of Dong Xuebing. But at this time, Xie Huilan nominated Dong Xuebing for this position! Chief Dong is only 24 years old and had worked for less than two years! Is she going to push Dong Xuebing up for promotion on an exceptional basis?

The smart people can tell this is a power struggle between the Party Committee and the Mayor!

Xie Huilan nominating Dong Xuebing is equivalent to slapping Xiang Daofa in the face!

The Party Committee Secretary had just ordered the Commission for Discipline Inspection to investigate this person, and this person’s name appeared on the nomination list just days after the investigation! This is a really big slap to Xiang Daofa’s face!

Many people were worried and started to reassess the political situation in Yan Tai County.

A storm is brewing!

Chapter 293 –Parents vs. Parents

Friday. 1.30 pm.

Dong Xuebing helped Luan Xiaoping settled the discharge procedures and sent her back to her County’s First Middle School teacher quarters. It’s almost the end of December, and the weather is very cold. Afternoons during this period are the warmest, but Dong Xuebing can still feel the piercing cold winds. Luckily his mother’s apartment heater is on 24 hours. After they entered her apartment, they felt comfortable.

“Mum, tomorrow is the weekend, and you should rest. Don’t prepare for your lessons.”

“How can I not prepare for the lessons after letting other teachers cover my classes for so long? The doctor said I am fine.”

“Then you must take note of your health and remember to take your medicines on time. Oh, how about I stay here with you? I am worried about your health, especially when you are living alone.”

“I am not a kid. Just go and focus on your work. Didn’t you say you have the opportunity to get promoted?”

“It’s just a nomination, and I stand a slim chance to get promoted.”

“Even so, you must also try your best.”

“Ok. I know.”

Dong Xuebing accompanied his mother a while more before returning home.

Dong Xuebing returned to his apartment at the Public Security Bureau Family Quarters. He took a warm shower to get rid of the cold. While bathing, he thought about the position of Investment Promotion Agency Chief. Everyone knew Dong Xuebing had offended Xiang Daofa, and his chances of getting this position are slim. Among the 11 members of the Party Committee, Xie Huilan only controls three votes, including herself. In contrast, Xiang Daofa controls 7 to 8 votes. The difference is too big, and Dong Xuebing understands that it is almost impossible for him to get promoted.

Are there any solutions to this?

The next Committee meeting is next week, and how can Dong Xuebing turn the tides within these few days? Dong Xuebing thought for a while and felt it is impossible!

Never mind. I should stop thinking about this as I had already tried my best.

Man proposes God dispose.

After the shower, Dong Xuebing, with only a towel, sat down on his sofa to watch TV and smoke. If he cannot do anything to the outcome, he will not continue to think about it, and this is what Dong Xuebing is feeling now. He is not giving up the fight or lost interest in Section Chief rank. It is mainly because Dong Xuebing is afraid his heart might stop again when he gets tensed.

Just relax and watch TV…

Listen to some music…

Sing some songs…

Dong Xuebing tried his best to relax.

Bzzz, bzzz, bzzz… Dong Xuebing’s phone on the coffee table vibrates. He picks it up, and it is Yu Qianqian’s number. Dong Xuebing felt uncomfortable. After he bought a mobile phone for Yu Qianqian, his relationship with Xie Huilan and Qu Yunxuan got exposed, and he felt he had broken their hearts. After that incident, he tried to avoid Yu Meixia and her daughter. Just two women had almost killed Dong Xuebing, and if he still gets involve with Yu Meixia, he will be digging his own grave. That’s why he did not call Yu Meixia and Yu Qianqian for a long time.

Dong Xuebing cleared his throat and answered. “Hello, Qianqian… you have finish school?”

“Are you Yu Qianqian’s family member?” It was not Yu Qianqian who had called.

Dong Xuebing frowned. “I am her brother. Who are you?”

That woman replied. “I am the Head of Student Affairs at Hong Qi Middle School. Yu Qianqian had scratched and hurt one of our students. Our student’s face is bleeding, and we can’t contact Yu Qianqian’s mother. Can you come over to our school?”

“Qianqian had hit someone? Hong Qi Middle School? Are you sure?”

“No. The injured student had contacted his parents. We want you to come over immediately.” This Head of Student Affairs is very rude, and he slammed the phone down.

Dong Xuebing’s face changed and immediately got dressed and drove out.

Dong Xuebing is anxious and angry. He knows Yu Qianqian well, and how can someone timid, shy, honest, obedient, and weak, hit someone? Also, how is it possible for her to go to Hong Qi Middle School from County First Middle to hit their students? This is impossible! Dong Xuebing is overly protective of his subordinates and also towards Qianqian. The first thought that comes to his mind is other students had bullied Qianqian and he is feeling guilty for not looking out for her because he is trying to avoid Yu Meixia.

……

Hong Qi Middle School.

This school is also one of the County’s top middle schools like County First Middle School. Although the teachers here are slightly inexperienced than the teachers in the First Middle School, the facilities and environment are better. Many Yan Tai County Government leaders will send their children or relatives to this school. School had ended not long ago, and most of the students had left.

Dong Xuebing parked his car outside and entered the school.

“Eh! Stop!” A teacher shouted at Dong Xuebing. “Parents and guardians of students have to wait outside and cannot enter the school compound!”

Dong Xuebing stared at the teacher coldly. “Where is the security office?”

The teacher pointed diagonally. “What are you here for?”

Dong Xuebing did not reply and walked towards the security office. Bam! He kicked open the door, and the teacher behind him was still thinking of stopping Dong Xuebing from entering the school. After all, the hostage incident at Nan Liu Junior School had happened not long ago. The County’s Ministry of Education had issued a regulation to stop outsiders from entering the school. But the teacher saw Dong Xuebing kicking open the door aggressively, he was stunned and is afraid to stop him.

Everyone in the office was shocked.

Dong Xuebing asked. “Where is Qianqian?”

Yu Qianqian, who was still in her school uniform, was crying in a corner when she heard Dong Xuebing’s voice. She burst into tears and cried. “Brother! Sob…!”

Dong Xuebing felt his heart broke and quickly went over to hug her. He examined Yu Qianqian’s face and asked. “Are you hurt?”

Yu Qianqian shook her head and hugged Dong Xuebing tightly.

A security guard shouted. “What’s wrong with you?! Why did you kick open the door?”

Dong Xuebing is furious. “Who are you to speak to me like this?!”

The two security guards were stunned as they did not expect this student’s family member to be so unreasonable.

The discipline teacher, Chen Fang, frowned and felt the children are all spoilt by their family members nowadays. She said. “Your sister is not hurt, and she is the one who had injured our student. You should be asking about Lui Xiaolei’s injury.” A skinny boy is sitting beside Chen Fang, and he looks like he is about Yu Qianqian’s age. He is holding up a mirror looking at some scratches on his face, but his injuries are not serious.

Dong Xuebing looks at Chen Fang. “Who are you?”

“Head of Student Affairs, Chen Fang.” Chen Fang replied rudely.

Dong Xuebing nodded and points to the boy. “Our Qianqian is a girl, and she is obedient since young. She did not even dare to scold other people, and now you are saying she travel all the way to your school’s entrance to hit your students?! And it is still a male student? Are you crazy?!”

Chen Fang got mad. “What are you talking about?! It is your sister who injured our student!”

The security guard said. “Director Fang, just call the Police.”

Dong Xuebing took out his work pass from his pocket and threw it on the table. “I am the Police! Shut the door! If this incident is not settled, no one can leave!”

The security guards exchanged looks, and they finally understood why this person is so overbearing.

Dong Xuebing kneeled and wiped Yu Qianqian’s tears. “Don’t cry… tell me what happened. Who bullied you?”

Yu Qianqian points at the boy in the office.

Lui Xiaolei immediately gave Yu Qianqian a fierce stare.

Yu Qianqian got a fright and looked away. But when she saw Dong Xuebing beside her, she felt better. “Lui Xiaolei wants my money. Yesterday, he and his friends stopped me at the bus stop after school… sob… They demanded money from me, if not they… they will beat me. I am scared and gave him 5 RMB. My mother had gave me money to buy water. But they say it is not enough. They want me to give them 100 RMB today… sob… I don’t dare to tell my mother and wanted to go home after school quickly. Sob… but… but Lui Xiaolei waited for me outside my school, and I could not escape. He dragged me to an alley beside Hong Qi Middle School and insisted me to pay him. I don’t have the money, and… he… sob… he wants to take off my pants.”

Dong Xuebing’s face changed. F**k!

Lui Xiaolei shouted. “You better stop lying!”

“Shut up!” Dong Xuebing turned and gave Lui Xiaolei a stare.

Yu Qianqian was sobbing as she continues. “There are many people in the alley, and I refused to take off my pants… he… he rushed over and tried to take off my pants forcefully. I panicked and pushed him away and accidentally scratched his face.” A security guard from the school passed by there and saw what happened. But Lui Xiaolei claimed Yu Qianqian hit him, and the security guard brought both to the school’s security office.

Dong Xuebing was furious after knowing what happened.

Chen Fang frowned as she did not know about all these. “Xiaolei, are you pulling a prank on Yu Qianqian?”

Bam! Dong Xuebing hit the table. “Prank?! Do you call stripping a girl in public a prank?! Ah?! How can you be the Head of Student Affairs? Are you a f**king idiot?!” Dong Xuebing could tell this Director Chen is siding with Lui Xiaolei from the start!

Chen Fang’s face turns red. “How can you scold others?”

Dong Xuebing’s guess is right. Chen Fang is siding Lui Xiaolei, as Lui Xiaolei is her school’s student. Although Lui Xiaolei’s grades are average, he is obedient in classes and is not like what Yu Qianqian claims. She does not believe Lui Xiaolei will extort money and tried to strip a girl in public. Most importantly, Lui Xiaolei’s father is a leader in Yan Tai County.

Lui Xiaolei shouted. “Teacher Chen! I did not try to take off her pants! She is lying!”

Yu Qianqian cried. “You are the one!”

“What time are your parents coming?” Dong Xuebing stared at Lui Xiaolei coldly. “Call them!”

Chen Fang controlled her anger. “Sir, stop scaring the child! He is still young!” She is trying to find an excuse for Lui Xiaolei. Even if what Yu Qianqian said is true, she can say Lui Xiaolei is still young, and he is underage.

Many people felt Dong Xuebing is an unreasonable person, but Dong Xuebing felt he is very reasonable. He will only get mad when he is right or is standing on higher moral grounds. When Dong Xuebing is at their age, in the second year of middle school, he already knows extortion, and stripping a girl’s pants in public is wrong. He does not believe Lui Xiaolei does not know it. How can this incident be dismissed because of his age?

“Sob… Brother…” Yu Qianqian cried.

Dong Xuebing patted Yu Qianqian’s head. “Don’t cry… What is it?”

“I heard Lui Xiaolei’s father is a leader in the County.”

Dong Xuebing knew Yu Qianqian is worried about him. “Even if his father is a leader from the Central Government, he can bully others? Which department is his father from?!”

Chen Fang turned away from Dong Xuebing and ignored him as she felt he is bragging.

One of the security guards coldly replied. “Investment Promotion Agency!”

“Investment Promotion Agency? Lui?” Dong Xuebing looks at the boy. “You are Lui Dafa’s son?”

Chen Fang and the two security guards were stunned. This person knows Chief Lui, and from his tone, he does not seem to be frightened.

Dong Xuebing immediately senses the real reason behind this incident. When Lui Dafa’s relative hit Tang Jin, Dong Xuebing had called to scold him. Now, Lui Dafa and Dong Xuebing are nominated to replaced Meng Xianglin, and this incident happens. It’s only been a few days since the nominations were announced, and Lui Dafa’s son went to bully Yu Qianqian?

“Hey, kid! You know me?” Dong Xuebing looks at Lui Xiaolei.

Lui Xiaolei looks away. “Who are you?! I don’t know you!”

Suddenly the door opened, and Lui Dafa stormed into the room angrily. “Where is my son?! Who hit my son?!”

Lui Xiaolei stood up. “Dad!”

Lui Dafa ignored everyone in the office. “Are you hurt?”

Dong Xuebing coldly said. “He is fine, and my sister is hurt!”

“You?!” Lui Dafa’s face changed. “Your sister? She is the one who hit my son?!”

Dong Xuebing pointed at Lui Dafa and scolded. “Lui Dafa! Is this the way you teach your son? Ah?! He tried to rob and take off my sister’s pants in public! Is this what you taught him?! Do you want to see him in juvenile prison? Sure. I can help you!”

Lui Xiaolei’s face becomes pale when he heard juvenile prison.

Lui Dafa retorted. “Bullshit! Your sister had injured Xiaolei, and you dare to shout at me?!”

Dong Xuebing replied. “My sister should have beat him to death! How dare he try to take off a girl’s pants in public?!”

Lui Dafa and Dong Xuebing started arguing.

Chen Fang was stunned as she realized what was going on. Although Yu Qianqian’s brother is young, he is not afraid of Chief Lui and dares to scold him. His rank should be the same or even higher than Chief Lui, as Chief Lui did not try to use his rank or call the police.

Chen Fang and the two security guards regretted calling the students’ parents. They are on a different level, and why did they have to get involved?

Now, Chen Fang and the two security guards cannot even leave the office.

“Leaders…” Chen Fang saw both men getting into a fierce argument and tried to stop them. She must get both parties to calm down and settle this problem. Even if Lui Xiaolei tried to take off Yu Qianqian’s pants, the scratches on his face might leave a scar. This can be considered his punishment, and the students are underaged and will not be charged in courts.

Five minutes later, Dong Xuebing and Lui Dafa got tired of arguing.

Dong Xuebing might be angry, but he did not want to blow up this matter. Yu Qianqian is shy, and if this incident blows up, people might know someone tried to take off her pants in public. How is she going to face her classmates?

Lui Dafa is also thinking about the same thing. If news of this incident spreads, he will be embarrassed.

In the end, both sides left with their children.

……

On the way to the hospital.

Lui Dafa looks at his son. “Did you extort money and tried to take off that girl’s pants?”

“It’s not me!” Lui Xiaolei refused to admit.

“That girl is wearing County First Middle School’s uniform. Why did you go there?”

Lui Xiaolei kept quiet.

Lui Dafa suddenly remembered on the day the nominations for the Chief position was announced, he had discussed with his wife at home, and he mentioned Dong Xuebing was also nominated. His son might have overheard their conversation from his room, and that’s why he tried to find trouble with Yu Qianqian. Lui Dafa knows Dong Xuebing’s mother is teaching at County First Middle School but does not know about Yu Qianqian. His son might have found out about Dong Xuebing’s sister, Yu Qianqian, from his former Junior School classmates studying there.

Lui Dafa sighed in his heart and no longer bear to scold his son.

Chapter 294 – Sister Yu

Afternoon, at 5 pm.

Huamei estate. Yu Meixia’s apartment.

The mother and daughter had moved into this apartment for some time. However, the apartment still smells of new furniture and renovations.

After returning home, Yu Qianqian stopped crying, as she felt better after Dong Xuebing scolded Lui Xiaolei and his father. Furthermore, Yu Qianqian was not taken advantage of and had also scratched Lui Xiaolei’s face. Dong Xuebing also consoled her on the way home, and she had forgotten about this incident. But Dong Xuebing did not forget about this incident, and he felt he is responsible for this incident. This is not coincident. Regardless if it was Lui Dafa asking his son to do this, or it was his son who did this on his own accord, it was Dong Xuebing who implicated Yu Qianqian. This made him feel guilty.

Lui Dafa! I will settle this score with you!

“Qianqian, what do you want to eat for dinner?” Dong Xuebing asked.

“I am fine with anything. There are some leftovers in the fridge.”

“I will cook something for you.” Dong Xuebing said. “Oh, remember to call me immediately if anyone tries to bully you.”

Yu Qianqian lowered her head and softly said. “Mum says… you are busy, and don’t allow me to call you.”

“Nonsense! See how I am going to deal with her after she returns!” Dong Xuebing said angrily.

“No…” Yu Qianqian quickly said. “Big Brother, Mum did not say that.”

As they were talking, Yu Meixia returned home. She is wearing a down jacket and holding a few bags of groceries. It’s been a while since Dong Xuebing saw Yu Meixia, and she looks slightly more matured and attractive.

“Mum…”

“You are back?” Suddenly, Yu Meixia noticed Dong Xuebing on the sofa and was surprised. “Xiao Bing?”

Dong Xuebing ignored her and lit a cigarette.

Yu Meixia got worried and said. “Chief Dong, have you taken your dinner? I… I will prepare dinner now.”

Dong Xuebing continues to ignore her.

Yu Meixia was puzzled and asked her daughter softly. “Why is your Big Brother here?”

Yu Qianqian’s eyes turn red and told her mother what happened today. Yu Meixia was shocked and quickly asked if she was injured. Yu Qianqian shook her head and hugged her mother. Yu Meixia started crying. “It’s all my fault. If I had to fetch you from school, this would not happen. Qianqian… I… I will stop working in the future.” She had started work as a cashier at a supermarket, and can’t fetch Yu Qianqian from school because of work.

Yu Qianqian hugged her mother tightly. “Mum… I am fine.”

Dong Xuebing looks at Yu Meixia. “Did you ask Yu Qianqian not to call me?”

“… yes.” Yu Meixia lowered her head and dared not look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing snubbed his cigarette. “What is wrong with you? Why did you stop Qianqian from contacting me? Ah? Luckily, nothing happened to her this time. If Qianqian had told me that someone tried to extort money from her yesterday, I would have taken care of it, and this incident will not happen!”

“I…” Yu Meixia bit her lower lips and did not say anything.

“I had bought a handphone for Qianqian is for her to call me. Why are you stopping her?” Dong Xuebing is mad.

Yu Meixia started crying after getting scolded by Dong Xuebing.

Yu Qianqian cried and tried to protect her mother. She looked at Dong Xuebing and said. “Big Brother! Don’t scold my mother!”

Dong Xuebing did not expect Yu Meixia to start crying. He was mad because he is concern about Qianqian and got furious when he heard Yu Meixia stopped Yu Qianqian from calling him. That’s why he scolded Yu Meixia when she returns home.

Yu Qianqian sobbed. “Mum… stop crying… it’s all my fault.”

“It’s my fault…” Yu Meixia hugged her daughter and sobbed.

Dong Xuebing stood up. “Err… Sister Yu…”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing and wiped her tears. “Chief Dong, I am not smart since young and does not know as many things as you all who grew up in the cities. But I am not stupid… I know you have been avoiding us recently… I don’t know the reasons, but I just know you do not want to see me… That’s why I did not dare to call you or let Qianqian call you when you are hospitalized and gotten your award. I am afraid of bothering you and… affecting your work.”

Huh? This is the reason?

Dong Xuebing felt guilty. In the end, he is the one who caused this, and he still scolded Yu Meixia.

Dong Xuebing quickly walks over. “Sister Yu, what are you talking about? When did I avoid you all? I was just busy with work and was hospitalized several times. I don’t want you all to be worried, and that’s why I did not call you all. Don’t think so much… Please stop crying… It’s all my fault… I will apologize.”

Yu Meixia sobbed. “… It’s my fault.”

“You had done nothing wrong.” Dong Xuebing passed a piece of tissue paper to Yu Meixia. “Wipe your tears and stop crying. You are a grown-up, and your daughter is looking at you.”

Yu Meixia wiped her tears with the tissue paper.

Yu Qianqian saw her mother stopped crying, and she stops.

Dong Xuebing was relieved and wiped his sweat on his forehead. “That’s right. It’s already 5.30 pm. Let’s have dinner.”

Yu Meixia quickly says. “I will go and cook now.”

“Wait…” Dong Xuebing stopped Yu Meixia. “I will cook dinner today.”

Yu Meixia waved her hand. “You should rest after working for the whole day. I will cook.”

Dong Xuebing laughed and said. “I am not working today. Just remain here and watch TV.” Dong Xuebing entered the kitchen and started cooking. Although he is rash and impulsive, he knows what’s right and wrong. Since this is his fault, he must apologize. Of course, he is always good for women.

After dinner.

Dong Xuebing asked Yu Qianqian to return to her room to do her homework, and he enters the kitchen.

Yu Meixia is standing by the sink, washing the dishes. She had changed into a knitted sweater and loose pants, making her look more mature. When Dong Xuebing was injured and resting at home, he had some ‘close encounters’ with Yu Meixia and had asked many personal questions about her. They had gone beyond friends, but not yet a couple.

Dong Xuebing could feel himself getting warmer as he looks at Yu Meixia’s curvy ass.

Yu Meixia heard someone behind her, and she turns to see Dong Xuebing looking at her ass. She blushed and said. “I can do the dishes myself, and you can go out for a smoke.”

Dong Xuebing nodded and took out his cigarettes. “I can also smoke here.”

Yu Meixia quickly wiped her hands and took out a lighter from her pocket to light Dong Xuebing’s cigarettes.

Dong Xuebing was surprised. “Did you started smoking? Why are you carrying a lighter with you?”

“No. I… I just put it in my pocket for convenience.”

Whenever Yu Meixia is around Dong Xuebing, she would light his cigarettes, and Dong Xuebing knew Sister Yu must have been waiting for him to visit her. But she does not know when he will be visiting, so she carried a lighter around. Dong Xuebing felt touched by this gesture. He had touched her several times and flirted with her, but she never complains and still treated him so well. He felt bad for avoiding her.

Dong Xuebing said softly. “You must not avoid me in the future.”

“… I did not.” Yu Meixia’s hand shook. “I am afraid you…”

Dong Xuebing is too embarrassed to admit he had wanted to avoid Yu Meixia. “Anyway, just call me whenever something happens. Even if it is something trivial like a leaking tap, or you cannot fetch Qianqian from school, just call me. Do you understand?”

“… Ok.”

“I will try to visit you more often. Staying alone is quite lonely.”

Yu Meixia looks at Dong Xuebing. “Qianqian will be happy to hear this. She misses you a lot.”

“What about you?” Dong Xuebing looks at Yu Meixia into her eyes. “Are you happy to see me here?”

Yu Meixia’s blushes and continue washing the dishes. She mumbled a soft reply. “Yes.”

“Haha… then I will come over on my off days.”

Dong Xuebing looks at Sister Yu’s back and thought about his women. Xie Huilan is very smart and does not show her concern easily. Qu Yunxuan’s gentleness is embedded within her, and her every movement shows it. But Yu Meixia’s gentleness is buried within her heart. She can touch Dong Xuebing every once in a while. Sigh… all three of them are perfect women. If only I can marry all of them.

After washing the dishes, Dong Xuebing and Yu Meixia returned to the living room to watch the news.

“I’m sorry about earlier.” Dong Xuebing apologized when Qianqian is not around. “I did not mean to scold you. I was only…”

Yu Meixia replied softly. “I understand. You said those things is because you are concerned about Qianqian.”

“Err… Are you angry with me?”

“No.”

Sister Yu got an inferiority complex and is an introvert. She will keep everything to herself, and Dong Xuebing does not know if she is still angry. He places his hands on her shoulders. “Is working at the supermarket tiring? Turn around. I will massage your shoulders.”

“No… You should not do this!” Yu Meixia panics.

Dong Xuebing replied gently. “You have always massaged me, and it’s my turn.”

“Please don’t bother. I… I am fine.”

“Hurry up and turn around!”

Yu Meixia quickly glanced towards the room and saw the door is shut, before turning her back towards Dong Xuebing. Dong Xuebing places his hands on her shoulders and starts pressing. He can feel the tension on her neck and shoulders. “Your neck is too stiff. You should rest at home. Why do you have to suffer at the supermarket? Didn’t I transfer money to you earlier this month? Have you received it?”

“… yes.”

“Then why didn’t you use it?”

“That is my salary for being your helper. I had not worked these few months, and I should not receive it.”

“Why are you so stubborn?”

Dong Xuebing had been avoiding Yu Meixia and Yu Qianqian. Still, he did not forget about them and will transfer a few thousand RMB to Yu Meixia every month. But after hearing what Yu Meixia said, he knows she had pride and is not willing to use his money. That’s why she went to work as a cashier at the supermarket. Dong Xuebing sighed and did not mention about money again. “Just do whatever you want. Are your shoulders feeling better?”

“Yes. Xiao Bing. I am feeling better.”

“I had only massaged you for a while. How can you feel better, so fast?”

“I am afraid you will get tired. I am really fine, and you can stop.”

Dong Xuebing ignored her and continued with his massage. After pressing Yu Meixia’s shoulders and neck, he massaged her lower back. Sister Yu’s curvy body is softer than Qu Yunxuan and felt good to touch.

“Your body is so soft.” Dong Xuebing said.

Yu Meixia blushed. “I am old, and after I stopped working at the farms, I grew fat.”

Dong Xuebing cleared his throat. “This is fat. This is curvy, and it is just right.”

“……” Yu Meixia did not say anything.

“Actually…” Dong Xuebing looks at Yu Meixia’s face. “You look better with your hair tied up in a bun.” Dong Xuebing likes to see her with her hair in a bun.

Yu Meixia mumbled a soft reply.

“Err… this is just a casual remark.” Dong Xuebing regretted after saying those things. He cursed himself in his heart. ‘Why can’t you change this habit? Sister Xie and Aunt Xuan have finally cooled down, and you are flirting with another woman again?! You are asking for trouble!’

Half an hour later.

“Alright. Move your shoulders and see if it is still tense.” Dong Xuebing removed his hands.

Yu Meixia moved her shoulders. “I feel lighter. Thank you. You are so good at massage.”

Dong Xuebing did not tell Yu Meixia that is was because he always massages Aunt Xuan. “Err… My mum has neck and shoulders pain, and I used to massage for her. After a while, I got better. Let me know if you have aching shoulders, and I will give you a massage.”

“No need. It will be too troublesome for you.”

“You don’t need to stand on ceremony with me.”

Yu Meixia poured a cup of tea for Dong Xuebing before going to the bathroom. She returned after a while and sat down awkwardly beside Dong Xuebing. At first, Dong Xuebing did not notice anything, but when he turns to look at her, he noticed Yu Meixia had changed her hairstyle. She had tied her hair into a bun.

Dong Xuebing was surprised. “Why did you change your hairstyle?”

“You said… I… look better with my hair tied up in a bum.” Yu Meixia’s face and neck turn red.

Dong Xuebing was touched and reached over to hold Yu Meixia’s hand. He was about to say something when the bedroom door opens suddenly.

Dong Xuebing quickly withdraws his hand, and Yu Meixia quickly straightens herself.

“Mum, Big Brother, I had finished my homework.” Yu Qianqian walks into the living room. “Can I watch TV for a while?”

Dong Xuebing laughed and waved Yu Qianqian over. “Come and sit here.”

“Ok!” Yu Qianqian sat down and hugged her mother’s arm.

Yu Meixia stopped blushing and stroked her daughter’s hair lovingly.

The TV is showing a newly built wildlife safari zoo on Fen Zhou City’s TV channel. The zoo is in the countryside of Fen Zhou City and is not far from Yan Tai County. This zoo claimed to be the biggest in Hebei Province. Of course, it meant the land area and not the number of animals. Here, Tourists can see a few tigers and monkeys roaming freely from the tour bus.

Yu Qianqian shouted excitedly. “It’s a tiger! It’s a big tiger!”

“You have never seen a tiger?” Dong Xuebing looks at her.

“We don’t have tigers in the mountains around our village and can only see it on TV.”

Yu Meixia stroked her daughter’s hair. “The mountains around our village are small, and there are no tigers. You can only find tigers in the zoo.”

Dong Xuebing was speechless. If there are tigers in the mountains beside your village, the villagers will be dinner for them.

“Mum…” Yu Qianqian’s eyes are still glued to the TV. “I want to see tigers, lions, and crocodiles.”

Yu Meixia replied. “You will not see crocodiles in winter, and this is not the season to see animals.”

“Ok…” Yu Qianqian was disappointed.

Dong Xuebing noticed it and said. “Who cares if it is winter or not. Since Qianqian wants to look at animals, we will go. Tomorrow is Saturday, and I am not working. Let’s go tomorrow!”

Yu Qianqian jumped up excitedly and cheered. “Thank you, Big Brother!”

Chapter 295 – Wildlife Safari Zoo

Saturday.

It started snowing in the morning. This is the first snow in Yan Tai County and is much later compared to last year.

Dong Xuebing got out of his bed and looked out of the windows. The weather forecast is getting more and more unreliable. The forecast for today is supposed to be sunny, why is it snowing now? Luckily, the snow is not heavy, and there is only a thin layer of snow covering the ground.

After getting dressed, Dong Xuebing walks out of the bedroom. “Ah, you all are ready?”

“Yes. I was just about to wake you.” Yu Meixia, who was wearing an apron, had prepared breakfast. “Breakfast is ready.”

Yu Qianqian looks at Dong Xuebing in her new clothes. “Big Brother, what do you think of my new clothes? Should I wear it?”

“Haha… why not?” Dong Xuebing laughed. “Qianqian is pretty in anything.”

Yu Qianqian smiled shyly.

After breakfast, Yu Meixia went to change in her room. She changed into a pastel-colored coat, white sweater, long casual pants, and had her hair tied up into a bun. She looks trendy and mature.

Dong Xuebing was stunned when he saw Yu Meixia. This was the first time he saw Yu Meixia in such dressing, but he felt her dressing is quite familiar. He remembered seeing the model on the cover of a women magazine on the coffee table, wearing something similar. He knew Yu Meixia would not have such a dressing sense. She is just copying what model wore.

Dong Xuebing gasped. “You are so pretty.”

Yu Meixia blushed. “No…”

“What do you mean by no? You can ask Qianqian. Qianqian, is your mother pretty today?”

“Yes!” Yu Meixia shouted. “Mum, you are so pretty.”

“… no…”

Yu Meixia’s set of clothes cost over 1,000 RMB. She had bought it after she got her salary from the supermarket. When she bought this set of clothes, she did not think the clothes are pretty. She felt uncomfortable as the coat is tight-fitting, and her heels are making her feet hurts. She had never worn high heels in her life, but she does not want to embarrass Dong Xuebing by dressing like a country bumpkin when she goes out with him.

“Are you cold?” Dong Xuebing looks at Yu Meixia’s legs.

Yu Meixia replied. “It’s not cold. I’m fine.”

“That is because there is heating here, and it might be cold at the zoo later.” How can Yu Meixia not feel cold? Her pants are too thin, and it’s late Autumn now.

“Then… I will put on the down jacket?”

“The jacket will not match your clothes.”

“Ok.”

Dong Xuebing thought for a while. “Let’s go. We will go to the mall to buy some clothes for you first.”

Dong Xuebing brought the mother and daughter pair out to his car. After paying the parking fees, Dong Xuebing drove towards the Fen Zhou City area. Fen Zhou City is not far, and they arrived about 30 minutes later. The shopping malls had opened, and Dong Xuebing entered a department store within a mall.

“Xiao Bing, the clothes here are expensive.” Yu Meixia looks at the price tag.

Yu Qianqian was also shocked by the price of the clothes. A dress costs a few thousand RMB, and she doesn’t even touch them.

Dong Xuebing does not care about what they say and walked to the fur coat section. “What color do you like?”

Yu Meixia kept quiet.

“If you are not telling me, I will pick something for you.”

The store assistant walks up to them. “Sir, Mdm, can I help you?”

Dong Xuebing looks around. “That white mink coat. Yes… we want to try that one.”

“Sure.” The store assistant immediately takes the coat out.

Yu Meixia is unwilling to try the coat on. When Dong Xuebing was talking to the store assistant, she peeped at the price tag. She was standing too far away and could not see the numbers, but she is sure it is five figures. That means the coat cost more than 10,000 RMB. It is almost equivalent to 2 to 3 years of her supermarket salaries. But Dong Xuebing gave her a stare, and Yu Meixia tried it on carefully.

Immediately a beautiful woman appeared in front of the mirror.

The store assistant is a bit jealous of the woman in front of her. This woman is not young, but she is very pretty. Even as a girl, she can’t help but keep looking at her.

“Ok! We will get this!” Dong Xuebing announced.

Yu Meixia replied. “Xiao Bing, this coat is too…”

“Just listen to me. This coat suits you, and you look pretty in it.”

Yu Qianqian, who was standing beside her mother, nodded.

After paying for the coat, the three of them left the department store. On the way to the car, Dong Xuebing noticed Yu Qianqian looking at her mother’s coat enviously and also looking at the stores selling clothes nearby. Dong Xuebing quickly brought them to another section of the shopping mall.

“Since we are at the mall, Qianqian should also pick a few clothing.” Dong Xuebing said.

Yu Qianqian quickly shook her hands. “I… I don’t need new clothes.”

Yu Meixia also rejects Dong Xuebing’s offer. “That’s right. She has lots of clothes, and she wears her school uniform most of the time.”

“Just go and pick the clothes you like.” Dong Xuebing patted Qianqian’s head. “Go.”

……

One hour later.

Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian carried a few shopping bags into his Mercedes MPV front passenger seat. They had bought shoes, pants, scarves, and all sorts of women’s clothing. These items are for Qianqian and Yu Meixia, and Dong Xuebing spent almost 100,000 RMB.

Yu Qianqian said excitedly. “Mum, which cap looks better? This or this?”

Yu Meixia ignored Yu Qianqian and said. “Xiao Bing, I’m sorry to make you spend so much money on us.”

“Thank you, Big Brother.” Yu Qianqian said.

“It’s fine as long as you all are happy.” Dong Xuebing laughed. “We are out to enjoy ourselves today, and shopping is part of the fun. Alright, we are moving off.”

Wildlife Safari Zoo.

This zoo is newly opened, and there are not many tourists.

The tickets cost 50 RMB per person, and Dong Xuebing bought three tickets for them.

Yu Qianqian is overjoyed today. She had never been so happy in her life. When she is young, her parents are poor and cannot afford to bring her out. After she attended school at County First Middle School, all of her classmates had been to the zoo and amusement parks, except for her. Some of her wealthier classmates had even been to Beijing and Shanghai for holidays. This is why Yu Qianqian felt she is out of place with them. But now, her Big Brother had brought her to the zoo and also bought many new clothes for her.

Yu Meixia knew what Qianqian is thinking, and she is grateful to Dong Xuebing for doing so much for them.

“Why are you two looking at me like this?” Dong Xuebing looked at them and said. “Let’s go.”

Yu Meixia nodded and followed behind Dong Xuebing while holding on to Yu Qianqian’s hand. Yu Qianqian looked at Dong Xuebing’s back and shouted. “Big Brother.” When Dong Xuebing turns, Yu Qianqian quickly held Dong Xuebing’s hand with her other free hand. She is now holding her mother’s hand with her right hand and Dong Xuebing with her left hand. But Yu Meixia blushed as she noticed the other tourists looking at them as if she and Dong Xuebing are a couple bringing their child out to the zoo.

Most of the animals near the entrance are kept in cages, and visitors can buy food to feed the animals.

“Mum, is that a deer?”

“I think so. There is a sign over there.”

“There are so adorable. Can I take a picture with them? I also want to pet them.”

“Sure.” Dong Xuebing took out his iPhone 4. “I will take a picture for you. Go over and strike a pose.”

“Yay!” Yu Qianqian runs over excitedly.

After taking some pictures for Yu Qianqian, Dong Xuebing bought some fruits for her to feed the deer. Although the deer can eat the food, they brought along, but the staff at the zoo do not allow tourists to feed the animals with the food they brought. This is to ensure the safety of their animals and also to make money for the zoo. Yu Qianqian was excited and nervous when she fed the deer. She also took the opportunity to pet it.

“Sister Yu, let me take a picture for you.” Dong Xuebing raised his phone.

Yu Meixia quickly covers the phone’s camera with her hand. No… I don’t want to take any pictures.”

“Why are you so shy? Hurry up. We are out to have fun, and how can we not take some pictures?” Dong Xuebing said.

Yu Meixia could not reject Dong Xuebing and stand there with an awkward expression. Dong Xuebing asked her to smile, and she showed a forced smile. Yu Qianqian ran over and hugged her mother’s arm in front of the camera. Yu Meixia relaxed slightly when her daughter is beside her, but she is still shy in front of the camera. Click! Dong Xuebing laughed as he looks at Sister Yu’s uncomfortable smile in the picture.

The three of them continued their way to other enclosures.

Yu Qianqian is tired from all the walking, and Dong Xuebing brought them over to a pavilion with stone benches to take a break.

“Oh, we still have not taken any pictures together.” Dong Xuebing said.

Yu Meixia does not like to be photographed. “… how are we going to take pictures together?”

“Wait a minute. I will ask someone to take our picture.” Dong Xuebing got up and stopped a young couple passing by. “Excuse me, can you help us take a picture?”

The young man smiled. “Sure.”

“Thanks a lot.”

“No problem.” The young man took the iPhone 4 from Dong Xuebing.

Dong Xuebing returned to the pavilion and sat beside Yu Qianqian. Yu Meixia, who was sitting on the other side of Yu Qianqian, moved closer. The young man counted. “Three, two, one.” Click! Dong Xuebing walks over and thanks the young couple, before walking back to show Yu Meixia and Yu Qianqian the picture.

Suddenly, someone called out to Dong Xuebing. “Chief Dong, you seem to be in a good mood.”

Dong Xuebing was surprised and looked over. “Oh, Secretary Duan. What a surprise.”

The person who called out to Dong Xuebing is Duan Zhengan, Party Secretary for Yan Tai County’s Commission for Discipline Inspection. A woman in her forties, and a young boy around nine to ten years old, are beside him. The boy is looking at Dong Xuebing curiously, and Duan Zhengan replied politely. “This is my wife, and we are not working today. So, we brought our boy over to look at the animals.”

Dong Xuebing smiled. “Oh… it’s sister-in-law… nice to meet you.”

Cheng Tingting felt uncomfortable to hear Dong Xuebing calling her Sister-in-law. Dong Xuebing should be calling her Aunty based on their age differences. Still, Dong Xuebing’s rank is about the same as Duan Zhengan, and there is nothing wrong with him addressing her as Sister-in-law.

“Nice to meet you too. I had heard many good things about you.” Cheng Tingting returned the greetings.

Dong Xuebing smiled. “Haha… you are flattering me. You must have heard all sorts of bad things about me.”

Cheng Tingting frowned in her heart but did not show any displeasure on her face.

This meeting had become tense after a few exchanges. The reason is simple. Dong Xuebing was brought back to the Commission for Discipline Inspection for investigation a few days ago by Duan Zhengan. Although there is no evidence against Dong Xuebing, his reputation was slightly affected. Dong Xuebing might be smiling and not showing any discontent, but in his heart, he is extremely unhappy. Even though he knows Xiang Daofa is the one who ordered this investigation, he still hates Duan Zhengan, as the latter is “leaning” towards Xiang Daofa’s faction.

At the same time, Duan Zhengan also does not like Dong Xuebing for being outspoken.

Cheng Tingting is on her husband’s side. She knows Dong Xuebing and her husband are not on the same faction, and she also dislikes Dong Xuebing.

Unless both parties have a deep hatred for each other, the leaders will still greet each other politely when they met, even when both parties have grudges against each other. Having grudges and falling out completely is different. Of course, when anyone saw Dong Xuebing and Duan Zhengan chatting and smiling, they will think they are friends. This is the hypocrisy in the government service.

Yu Meixia and Yu Qianqian cannot tell both men dislike each other.

As the men were ‘chatting,’ Duan Zhengan’s son, Liangliang, walks up to Yu Qianqian and look at the snacks she is holding. “What are you eating?”

Yu Qianqian smiled sweetly. “I am eating potato chips.”

Liangliang looked at the packet of chips, greedily. “I also want to eat.”

Yu Qianqian is not willing to share her snacks. Her family was poor, and she seldom gets to eat snacks since the young. Only when she goes out with Dong Xuebing, Dong Xuebing will buy lots of snacks for her. But she becomes softhearted when she sees Liangliang’s pleading eyes. “Here, have a piece.”

“Thank you, big sister!” Liangliang took a piece of potato chips from Yu Qianqian.

But before Liangliang can put the chip into his mouth, Cheng Tingting shouted. “Who allows you to eat that?! Throw it away!”

Liangliang smacked his lips and replied. “Mum, I am only eating one piece.”

“No! Not even half a piece! You are not allowed to eat junk food!” Cheng Tingting walked over and snatched the piece of potato chip from her son and threw it into the bin. Duan Zhengan and Cheng Tingting had got a child late, and they doted him a lot. She does not allow Liangliang to eat the potato chip is because it is processed food, and she is worried Yu Qianqian did not wash her hands.

Yu Qianqian almost cried when she saw Cheng Tingting throwing the potato chip away angrily, and her eyes turned red. She does not understand why this little boy’s mother is behaving this way as it was only a potato chip.

Dong Xuebing was pissed. What is wrong with you? Why are you scaring Qianqian like this?

“Hey, you don’t need to be so harsh.” Dong Xuebing looks at Cheng Tingting.

Cheng Tingting had not done that on purpose and explained. “Liangliang has a weak stomach, and we seldom let him eat snacks.”

After this incident, Dong Xuebing’s impression of Duan Zhengan and Cheng Tingting got worse.

Duan Zhengang always put on a straight face at work and after work. He had noticed Yu Qianqian giving Liangliang the potato chips when he was talking to Dong Xuebing and was not happy about it. He is afraid the little girl’s hand is dirty, but he did not say anything.

Everyone felt uncomfortable and awkward.

Ring, ring, ring… Duan Zhengan’s phone rang, breaking the awkward silence.

Duan Zhengan answered. “Hello? Yes… Ok… what time? Where is he now? Ok…” After speaking on the phone for a while, he frowned. “Ok. I know.” He turns to his wife and son. “I have some work to do now. You two can carry on here.” As the County’s Commission for Discipline Inspection Party Secretary and County’s Party committee member, Duan Zhengan is busier than Dong Xuebing.

Cheng Tingting is used to it, and she replied. “Go ahead. Remember to drive slowly.”

Liangliang does not want his father to leave and refused to let go of his father’s hand.

Dong Xuebing informed them he would be leaving and left with Yu Qianqian and Yu Meixia.

“Qianqian. Just ignore them. These people are rude.” Dong Xuebing said.

Even though they had left the pavilion, Yu Qianqian was still upset over the incident. “Ok.”

Yu Meixia looks at Dong Xuebing. “Is that man, your leader?”

“What leader?! He is the one who ordered the Commission for Discipline Inspection to investigate me and wanted to accuse me of corruption and receiving bribes!” Dong Xuebing replied. “He had tarnished my reputation!”

Chapter 296 – Danger!

Noon. It stopped snowing, and the snow on the ground started melting.

Dong Xuebing, Yu Meixia, and Yu Qianqian were eating at a small restaurant in the zoo.

“Big Brother, where are the tigers and lions? We still have not seen them.”

“They are not located at the walking trail and should be kept in the Wildlife Safari in front.”

“I want to see them. Big Brother, can you bring me there?”

“Hahaha… don’t be so anxious. Alright. We will take the tour bus after we finish lunch. I don’t know if they have lions here, but I am sure there will be Siberian Tigers.”

After lunch, the three of them walked to the end of the walking trail.

The area in front is reserved for wild animals, and tourists can see birds circling the trees. There are more tourists in this part of the zoo, and the staff is controlling the crowd. Tourists are lining up to board three big tour buses and one smaller bus. When a bus is full, the staff will wave the driver to enter the safari area and let the other tourists board the next bus.

Yu Qianqian is very excited and pulled Yu Meixia and Dong Xuebing towards the queue.

Dong Xuebing laughed and walked over to register for the tour, before joining the mother and daughter pair in the queue.

They are unable to board the second bus as it was full before it reaches their turn and had to wait for the next bus.

About six to seven minutes later, a bus stopped in front of the queue.

“Qianqian, let’s board the bus.”

“Yay! We are going to see the tigers!”

“Hahaha… slow down and watch your steps.”

To get a better view, Yu Meixia and Yu Qianqian sat on the first row, and Dong Xuebing sat on the window seat behind them. The rest of the tourists boarded the bus slowly. Soon, all the tourists in the queue got into the bus, and the bus is not full. The driver did not drive off immediately, as he needs to fill the bus with more tourists.

Qianqian kept asking why is the bus not moving off?

Dong Xuebing and Yu Meixia smiled as they seldom see Yu Qianqian so excited.

About ten minutes later, the bus is almost full. But when the driver is about to drive off, someone shouted.

“Wait!” Cheng Tingting walks over to the bus with Liangliang.

The driver opens the door and lets them, board.

When Cheng Tingting boarded the bus, her eyes met with Dong Xuebing. But because of the unhappy incident earlier, they pretended not to know each other. Liangliang did not know about the grudges between the adults and waved to Yu Qianqian. “Big Sister!” Yu Qianqian took a glance at Cheng Tingting before waving to Liangliang.

The bus moved off and entered the safari area.

A female tour guide picked up a microphone and started talking. “Welcome to the wildlife safari. I will be your guide today, and our first stop will be the leopard sanctuary. As all of you know, leopards are…”

Most of the families on the bus are with children, and the children immediately got excited.

“Mum! Look! It’s a leopard!”

“Dad! I can see an elephant!”

“That is a big bear! The bear is coming over!”

The children, including Yu Qianqian, shouted excitedly. She kept tugging Yu Meixia’s arm and pointing to the animals. Dong Xuebing stroked Yu Qianqian’s hair lovingly and took a glance behind him. Liangliang is sitting quietly in his seat, and his mother, Cheng Tingting, is speaking to him.

The tour bus stops in the Leopard sanctuary, Elephant sanctuary, and Bear sanctuary for a while for the tourists to look at the animals.

After a while, Yu Qianqian felt looking at the animals through the bus window is not satisfying. She slides the window open slightly and wanted to stick her head out for a clearer view.

The tour guide immediately stopped Yu Qianqian. “Haha… little girl, you cannot stick your head out of the bus. It is dangerous.”

Dong Xuebing quickly close the window and pulled Qianqian back to her seat.

This tour bus is specially customized for a wildlife safari. The window panels are stronger, and the vehicle’s balance is modified to suit the terrain. All the windows, except for the windows in front, are sealed. But the two windows in front cannot be opened fully and is not enough for an adult to get through it.

The tour bus had gone off-road to enter the different sanctuaries.

Suddenly, Liangliang’s face becomes pale. “Mum, I feel sick.”

The bus is swaying as the ground is bumpy, and Liangliang is getting motion sickness. Cheng Tingting asked the tour guide. “My son is getting motion sickness. Can we move to the seats where we can open the windows?”

The tour guide hesitated for a second and nodded, before speaking to the tourists sitting in the front row.

Dong Xuebing took a glance at Cheng Tingting and did not let Sister Yu and Yu Qianqian exchange seats with them.

Only the two seats located in front can open the windows slightly. Yu Qianqian and Yu Meixia are seated on the right side, and a young couple is seated on the left side. The tour guide spoke to the couple, and they switched places with Cheng Tingting and Liangliang unwillingly. Cheng Tingting carried her son on her lap and opened the window slightly. With fresh air, Liangliang should be feeling better.

Yu Qianqian is concerned for Liangliang and secretly took a glance at him.

“The tiger sanctuary is in front.” The guide said. “The roads ahead will be bumpy, and please hold on.”

Yu Qianqian heard it and started looking around excitedly. “Where are the tigers?”

“Don’t be so anxious.” Yu Meixia patted her daughter’s hand. “We still have not reached the sanctuary.”

A sign with the words, ‘Tiger Sanctuary’ was written in red in front of the woods, and the woods are fenced up. Although this is a wildlife safari, these dangerous animals are not allowed to roam freely. Or else, the tigers will be eating the animals in other sanctuaries.

The bus entered the tiger sanctuary.

The guide asked the children to be patient. A few Siberian tigers had settled deeper in the sanctuary and seldom roamed around the entrance. They must go deeper before they can see the tigers.

“Are you feeling better?” Cheng Tingting asked her son.

Liangliang replied with a painful expression. “Mum, I am still feeling nauseous.”

“Bear with it for a while.” Cheng Tingting replied worryingly. “The tour will be ending soon, and we cannot get off the bus now.”

As they were talking, Liangliang suddenly gagged as about to vomit. Cheng Tingting looks around for plastic bags but cannot find any. She slid the windows wider and did not see any tigers or animals outside, before carrying Liangliang up to let him vomit outside of the bus.

The guide immediately said. “Mdm, don’t let your child stick his head out of the windows. It is dangerous.”

“We will be done soon.” Cheng Tingting helped her son up with one hand and patted his back with her other hand.

The guide saw Liangliang vomiting and went to get a plastic bag from another tourist.

But at this moment, something unexpected happens!

The dirt roads in the sanctuary are full of potholes. The bus front left wheels ran over a small hole and tilted towards their left. The bus quickly got out of the hole, and there was a strong jerk upwards. The impact is quite strong, and everyone on the bus can feel their bodies bouncing off their seats.

The next moment, Cheng Tingting let out a piercing scream!

“Ahhhh! Liangliang!” She had accidentally let go of her son when the bus jerked!

The windows of the bus can only be opened slightly, and the opening is not big enough for a grown-up to pass through. But Liangliang is around seven to eight years old, and he is skinny. He was also leaning out of the windows, vomiting when the bus drove into the pothole. The impact caused his body to jerk upwards and making him fall out of the bus. Liangliang screamed as the rest of the tourists watch him fall out of the windows!

The tourists were stunned.

“Shit! That kid fell out of the bus!”

“Hurry up and save him! This is the tiger sanctuary!”

Cheng Tingting turned pale and stick her head and hand out of the window to try to grab her son. But she cannot reach Liangliang, and the window is not big enough for her to push her body through. The ground is not hard, and Liangliang is not seriously injured from his fall. However, he was shocked by the fall and sat there, crying for his mum and dad.

Cheng Tingting shouted to her son. “Liangliang! Get up! Hurry and get back up!”

“Sob! Mum! Mum!” Liangliang could only cry.

The driver and the guide were panicking. They quickly stop the bus and look out of the bus. The rest of the tourists were also looking out through the windows.

Cheng Tingting turned and shouted. “Open the doors now! I want to get off!”

“Calm down! We are in the tiger sanctuary now!” The driver replied.

“My son is outside! Hurry and let me off!”

The driver looked around quickly and did not see any tigers. He mustered up his courage and said. “Stay here! I will go and save him!” Although this wildlife safari zoo had only opened recently, the driver is different from the tourists. The drivers had received training on how to handle sudden accidents before they start work. The driver took a deep breath and was about to open the door to save Liangliang.

But a tiger roared suddenly!

The driver was shocked and saw a Siberian tiger coming out slowly from the overgrown shrubs. This tiger must have been attracted by Liangliang’s cries and is staring at the bus!

“Shit!”

“Ah! There is a tiger!”

The guide immediately asked for backups through her radio set.

The driver dare not open the bus door, and he was sweating profusely as he looks at the tiger some distance away.

The tiger is facing the bus door, which is also where Dong Xuebing, Yu Meixia side of the bus. Liangliang had fallen out from the other side of the bus, and the tiger cannot see Liangliang from its position. It suddenly becomes tense, and even Cheng Tingting held her breath. She dares not to shout as she is afraid the tiger will rush over suddenly. The tiger remained still in its position staring at the people on the bus.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

The people on the bus and the tiger were still looking at each other.

Help should be arriving soon.

But a few minutes later, the tiger moves towards the bus. But its direction is towards the back of the bus. This tiger is going to circle behind the bus!

“Oh, no! The tiger might have discovered the child!”

“Shit! It is getting closer!”

“Liangliang!” Cheng Tingting shouted.

The driver got back into the driver seat and shouted. “Hang on!”

The driver reversed the bus, hoping to block the tiger’s path and scare him away. But the tiger did not give up. It only stops for a second and moves forward carefully. After the bus moved, Liangliang is exposed in front of the tiger. The tiger growled, and its eyes are fixed on the crying Liangliang.

Cheng Tingting was scared and shouted at the tiger. “Don’t get any closer! Get lost!”

The tiger continued forward slowly!

Dong Xuebing was also worried and threw the snacks he bought for Qianqian out of the window. Among the snacks, there is an opened packet of soy beef. He hopes it will distract the tiger, and the rest of the tourists followed suit. They started throwing meat snacks out of the bus.

The tiger looked at the snacks on the ground and continued its way towards Liangliang.

The driver saw the snacks are not working, and quickly turned the steering wheel, hoping to knock the tiger down. But the tiger is more agile than the bus, and it easily avoided the bus with a short leap to its side. Now, the tiger is closer to Liangliang, and the driver reverses back to block Liangliang from the tiger. But the tiger had its sights fixed on Liangliang and carried its way forward.

Everyone was worried.

Yu Qianqian crying and hugged her mother tightly.

That’s it! Everyone knew that child would not survive!

“Liangliang!” Cheng Tingting shouted. “Please save my son! Please save him!”

No one said anything. How are we going to save him? If we open the doors, the tiger might get on the bus, and all of us will be in danger. Furthermore, even if we manage to get off the bus, we will have to face the tiger, and even if we can get to Liangliang, how are we going to bring him back into the bus? Impossible!

The situation is too dangerous!

The driver took a deep breath. “Does anyone have a pocketknife?”

None of the tourists brought knives with them.

“Use something to hit the tiger! Get something heavy!” An old lady said.

“That’s right!” The driver pulled out a fire extinguisher and threw it at the tiger through the windows. Bam! But he missed the tiger!

“Roar!” The tiger got agitated and let out a ferocious roar!

“Shit!”

The driver saw the tiger getting closer. He quickly reverses the bus and turns to another direction, letting the bus door face Liangliang. Now, the bus is only a few meters away from Liangliang, and he can get back into the bus within a few steps.

But before anyone can get out of the bus to pull Liangliang back into the bus, the tiger rushed forward!

Within a split second, the tiger had moved several meters!

Liangliang looked at the approaching tiger and cried. “Mum! Save me! Mum…”

“Liangliang!” Cheng Tingting shouted out to her son through the windows.

Dong Xuebing clenched his fist and cursed in his heart. F**k! I should have used BACK earlier. However, he dislikes Duan Zhengan and Cheng Tingting, that have nothing to do with the child. When Liangliang fell out of the windows, Dong Xuebing had not thought of using BACK as he thought the child would be rescued. But no help arrived after so long, and the tiger appeared out of nowhere. This standoff with the tiger lasted quite long, and Dong Xuebing had only around six to seven minutes of BACK left. It is too late for him to use his power and can only watch the tiger approach Liangliang helplessly.

Dong Xuebing is someone who takes everything seriously, and he felt this is his fault and is extremely uncomfortable. If he had used BACK immediately when Liangliang fell out of the window, he would not be in danger!

But it is too late to regret it!

Six meters…

Five meters…

Four meters…

The tiger had reached the bus door and is staring at the boy. “Roar…”

“No!” Cheng Tingting’s face was as white as a sheet. “No! Liangliang! Liangliang!”

The tiger opened its wide mouth!

“Save him! Someone, please save my son!” Cheng Tingting is shouting and hitting the windows. “Liangliang! Liangliang!”

“Sob… sob… Mum!” Liangliang, who was still on the ground, reached out towards his mother!

“F**k!” Dong Xuebing cursed and stood up. “Open the doors!”

The driver and tourists were stunned. “What?”

“I am asking you to open the door! Now!” Dong Xuebing walks up to the door.

Yu Meixia shouted. “Xiao Bing!”

The driver opened the door, and Dong Xuebing jumps out of the bus. The tiger is only three meters away from Liangliang, and Dong Xuebing immediately get in front of him. The tiger roared and pounced forward!

“Who are you scaring?!” Dong Xuebing scolded and unleashed a kick forward!

Everyone, there were stunned by Dong Xuebing’s action!

Cheng Tingting looks at Dong Xuebing in shock. She did not expect out of so many tourists, and it was the person she hated that step forward to save her son!

Cheng Tingting started crying!

Chapter 297 – Xiao Dong fought a tiger!

Outside of the bus.

A fight between a man and a tiger started!

Dong Xuebing’s only aim is to protect Liangliang from the tiger. The only way to do that is to use himself as bait and distract the tiger. That’s why he kicked the tiger without second thoughts. This had become his signature move since he joined the Public Security. His kicks will normally knock his opponents off-balance, but he is facing a Siberian tiger now. Dong Xuebing’s kick seems weak in comparison, and the tiger dodged it easily.

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. This tiger is too agile.

The tiger roared at Dong Xuebing, and its gaze was fixed on Dong Xuebing.

Everyone on the bus was still in shock. No one had expected Dong Xuebing to rush out to save the boy, and he is now facing the tiger without flinching. It takes more than courage to do something like what Dong Xuebing did.

Yu Meixia shouts out to Dong Xuebing. “Xiao Bing! Come back now!”

“Big Brother! Sob… sob…” Yu Qianqian was crying. “Run! Big Brother, run!”

Run?! Dong Xuebing cursed in his heart. If I run off now, what will happen to the boy? Furthermore, I will never outrun a tiger. The tiger is several times stronger and faster than me. My arms or legs will be eaten before I can even turn. What I can do now is to fight it out with this beast.

Liangliang cried. “Uncle! Help!”

Dong Xuebing shouted. “Run back into the bus when you have the opportunity!”

“I… my leg hurts and cannot move…” Liangliang had hurt his leg from the fall earlier.

“Someone!” Dong Xuebing shouted while facing the tiger. “Carry the boy back into the bus!”

The driver tried to get off the bus. He looks at the tiger, and when he was about to run to Liangliang, the tiger turned and roared at him. It bends its legs and looks like it was about to pounce towards the bus. Dong Xuebing immediately shouted. “Get back!” The driver quickly retreated into the bus.

“Liangliang!” Cheng Tingting was still crying.

With the tiger around, it is difficult to save the boy.

Dong Xuebing’s heart sank. He had rushed out to save Liangliang rashly and had not considered the consequences. He is now facing an adult Siberian tiger, and he is not confident of winning against it. The difference between him and the tiger is too big. This tiger is at least 250 to 300 KG and is five times of Dong Xuebing’s weight. All the tiger needs to do is to pounce on him, and his bones will be shattered. No human can absorb a blow like this.

Moreover, the sharp tiger claws will tear his flesh with a swipe, and it is lethal if the tiger pounce and swiped at Dong Xuebing. The tiger’s most lethal weapon is its bite. Most prey will not survive from a tiger’s bite, let alone the skinny Dong Xuebing.

The gap between them is too wide!

The more Dong Xuebing thinks, the more helpless he felt. But when he heard Liangliang’s cries behind him, he clenched his fists. Even if he cannot win against the tiger, he also cannot run away. Or else, Liangliang will be killed by the tiger.

Liangliang’s cries were getting weaker.

Dong Xuebing shouted. “Don’t be scare! I will save you!”

Suddenly, Cheng Tingting shouted from the bus. “Chief Dong! Watch out!”

“Xiao Bing!” Sister Yu’s eyes were all red.

Everyone’s hearts are in their mouth as they saw the tiger pounced towards Dong Xuebing and Liangliang suddenly. If the attack earlier was to size Dong Xuebing, this time, it is the real deal, and the tiger roared and growled louder!

Dong Xuebing moved his body towards his left to dodge this attack. He is facing a tiger and will not face it head-on!

But the tiger’s front paw, which was supposed to miss Dong Xuebing, changed direction slightly and hit him! Dong Xuebing was jumping to his side to avoid the tiger and was pinned onto the ground by the powerful paw. He felt piercing pain in his stomach as the tiger’s weight and claws pressed down on him!

“Argggh!” Dong Xuebing’s face turned pales.

The Siberian tiger roared and bit down on Dong Xuebing’s throat.

Dong Xuebing fell into darkness.

Am I Dead? Was I killed like this? Dong Xuebing knew he is not a match against the tiger, but he did not expect himself to be killed so fast! How is he going to fight the tiger?

There is no way I can win! I am going to die this time!

Dong Xuebing closes his eyes. If the difference between him and the tiger is so big, his speed and strength will not match the tiger even with his power. In front of the overwhelming strength of the tiger, everything is useless. How can a human being win against a beast?!

One second… two seconds… three seconds….

Dong Xuebing took a deep breath. Damn! What are you thinking?!

Dong Xuebing! How can you be scare of a tiger?! You are so useless! What’s there to be afraid of?! Don’t forget that there is still a child for you to rescue! If you die here, what will happen to Liangliang!? Hurry and get back on your feet! The tiger is only a bigger cat, and there is nothing special! In the ancient days, Wu Song had killed a tiger barehanded! If Wu Song can do it, why can’t I do the same?! Am I weaker than him?!

Arrgh! Come! Let’s see who will have the final laugh!

Dong Xuebing shouted angrily. Bastard! If I can’t knock you down, I will change my name!

BACK 15 seconds!

……

Time returned to 15 seconds earlier!

“Chief Dong! Watch out!”

“Xiao Bing!”

Big Brother!”

Time had returned to before Dong Xuebing was knocked off his feet by the tiger. The Siberian tiger roared and pounced towards Dong Xuebing. Dong Xuebing’s expression was still in a daze, but at the final moment, his face changed. He was no longer frightened, and he clenched his fist.

Four meters…

Three meters…

Two meters…

The tiger was as fast as a speeding car on the highway. Within a split second, the tiger is in front of Dong Xuebing!

The angered Dong Xuebing jumped to his left to dodge the tiger again, and the tiger did not slow down and changed his direction towards Dong Xuebing. But Dong Xuebing knew which direction the tiger will be heading, and he punched into space. This punch seems to be hitting into the air, but the tiger suddenly switches direction, and its head appeared in front of Dong Xuebing’s fist!

Bam!

Dong Xuebing’s punch landed on the tiger’s head!

Dong Xuebing had used BACK three times to land this punch. The tiger was turning its body, and its momentum had slowed down as it was landing on the ground. But even though not everyone can withstand the 300 KG bodyweight of the tiger. Dong Xuebing felt the power of the tiger in his right arm, making him take two steps back and falling on the ground!

The tiger shook its head as if the punch was nothing. Dong Xuebing’s is not strong enough to inflict any serious injury to a 300 KG beast. However, the tiger was still slightly injured by his punch.

“Roar! Roar!” The tiger was enraged and did not give Dong Xuebing any time to rest. It pounced towards Dong Xuebing again!

Dong Xuebing could not get back on his feet, and the tiger’s jaws and front paws are in front of him! He immediately used his left hand to push against the ground and used both feet to kick upwards. His feet dodged the tiger’s claws by inches, and Dong Xuebing’s right foot landed on the tiger’s head while his left feet landed on its jaw!

The tiger instinctively bites down but could only leave a deep gash on Dong Xuebing’s shoe.

Dong Xuebing’s kicks landed, and he quickly pushes himself away from the tiger using the impact of his kicks!

One meter!

Two meters!

Dong Xuebing slides his body across the ground!

Dong Xuebing had attacked and escaped from the tiger at the same time!

Everyone on the tour bus saw the tiger bleeding from its mouth because of Dong Xuebing’s kick!

Dong Xuebing had hurt the tiger!

Dong Xuebing quickly got back to his feet and shouted at the tiger. “Motherf**ker! Come at me! Do you think you are strong?! Ah?! I will f**king kill you!”

The Siberian tiger roared and rushed forward!

Dong Xuebing did not back off and started running towards the tiger!

Three meters…

Two meters…

One meter…

The man and the tiger met!

Dong Xuebing is not stupid to clash with the tiger heads on. At the last second, before the tiger could reach Dong Xuebing, Dong Xuebing ducked and rolled diagonally forward. The tiger wants to turn and bite Dong Xuebing, but it was too late. Dong Xuebing had rolled to its back, and the tiger scratched the side of Dong Xuebing’s shoe. At the same time, Dong Xuebing’s right leg kicked upwards!

The tiger was about to lower its head to bite Dong Xuebing. Bam! Dong Xuebing’s kick landed on the tiger’s head!

This kick is powerful. Dong Xuebing was lying on the ground, kicking upwards, and it landed on the side of the tiger’s head. The tiger shook its head and looks like it was giddy!

Chance!

Dong Xuebing’s punches and kicks can injure this beast!

Dong Xuebing quickly got back on his feet and maintained some distance from the tiger.

Yu Meixia and Yu Qianqian’s hearts almost jumped out from their mouth. Dong Xuebing had narrowly escaped death, and everyone knows a slight mistake will result in death!

“Xiao Bing! Be careful!”

“Big Brother! Sob… come back! Hurry up and come back!”

Sister Yu and Qianqian cried out to Dong Xuebing, and Cheng Tingting was also weeping.

Dong Xuebing ignored their cries. Liangliang is beside him, and other than fighting off the tiger, he has no other choice!

The tiger steadied itself and stared at Dong Xuebing.

Dong Xuebing was also staring back at the tiger in its eyes. Come! I am not scared of you!

Suddenly, the tiger rushed forward again. Its huge body is like a tank going at full speed towards Dong Xuebing. Dong Xuebing used the same tactic and dodged towards his left again and was prepared to kick at the tiger when it turns its head.

But the next moment, Dong Xuebing was stunned.

The tiger paused for a second when Dong Xuebing dodged, and it did not chase after Dong Xuebing. Instead, it continues moving towards Liangliang!

Cheng Tingting screams. “No! No! Liangliang!”

“Ah! That child will be killed!”

“Close your eyes! Don’t look!”

It was chaos on the bus!

Dong Xuebing is furious. He expects a magnificent beast like a tiger will have pride. They are facing each other, and it gave up fighting Dong Xuebing and chose an easier target?! But Dong Xuebing suddenly remembers this tiger is not wild. It had been captive for very long, and its hunting habits are different from the wild Siberian tigers.

Cheng Tingting cried. “Quick! Save my son!”

The tiger had started running towards the crying Liangliang.

Dong Xuebing is furious. He had to use his power several times to escape death earlier. If he must fight against the tiger while protecting Liangliang, they will both be killed!

Motherf**ker!

Dong Xuebing still rush forward and did not consider anything else!

Dong Xuebing pushes himself forward. Liangliang is not far away, but the tiger had a head start from him. Six meters… five meters… four meters… the tiger reached Liangliang and bite down at him. Everyone in the bus screamed in horror as the tiger turns with Liangliang in between its jaws.

Cheng Tingting’s head is in her arms, screaming at the top of her voice!

The rest of the tourists closed their eyes as the tiger is going to kill the child.

Dong Xuebing also thought Liangliang was killed, and his eyes turned red with anger. When Dong Xuebing was about to use BACK, he heard Liangliang’s cries. He looks at Liangliang in the tiger’s jaw, and there was no blood. The tiger had only bitten Liangliang’s down jacket! He is still alive!

F**k!

Dong Xuebing felt his whole body burning with rage. At this moment, he no longer felt any fear or pain and is thinking of only one thing. Kill the f**king tiger!

Dong Xuebing immediately chased after the tiger with all his strength, and the tiger stopped when it saw him. It let out a loud growl to scare Dong Xuebing, with Liangliang in its jaws. But Dong Xuebing did not care and sent a kick towards the tiger!

The tiger moved aside and ducked the kick easily.

But as the tiger moved to its side, its fangs tore Liangliang’s down jacket, and Liangliang was fling away and landed on the muddy ground nearby.

“Waaaa!!!!” Liangliang cried loudly.

Cheng Tingting heard her son’s cries and shouted. “My son is not dead! He is still alive!”

Dong Xuebing noticed there are no bloodstains on Liangliang’s body and has no more worries. He used all his strength to attack the tiger by jumping forward with a punch. After losing its prey, the tiger was furious. It spat out the torn jacket from its mouth and tried to bite Dong Xuebing’s fist.

Dong Xuebing quickly retracted his arm to avoid the tiger’s jaws and punched its head!

Bam! The punch landed on the tiger’s eye!

The tiger roared in pain and pounced towards Dong Xuebing!

Dong Xuebing jumped up and stepped back. But the tiger is much faster, and Dong Xuebing was not able to avoid its claws. He gritted his teeth and kicked out with his right leg, when he was still in the air, and used the kick to push himself back. The tiger’s claws missed Dong Xuebing and wobbled as it stood on all fours again.

Dong Xuebing stood up from the ground and shouted at the tiger. “Come! Come and eat me!”

“Roar!”

Dong Xuebing stepped forward towards the tiger. “You think you are the king of the jungle?! Ah?! Do you think I will be scare of you?! You are just a pile of shit! You want to eat me?!” Dong Xuebing patted his chest. “Come! I am waiting for you! You bastard! Come and bite me! I will f**king kill you!” Dong Xuebing is from Beijing, and people from Beijing will swear when they are agitated.

All the tourists were shocked.

The tiger roared at Dong Xuebing and moved forward to bite him!

Dong Xuebing quickly jumps back, and the tiger missed him. As Dong Xuebing was jumping back, he raised swung his arm and hit the tiger on its head with his elbows. Bam! The tiger let out a roar and pounce forward. Dong Xuebing landed on back to the ground and kicked upwards with his right leg. Bam! He kicked the tiger on its lower jaw!

Although the tiger felt pain, it does not want to miss the opportunity as Dong Xuebing is lying on the ground. It raised its front paws and stomped down on Dong Xuebing!

Dong Xuebing used all his strength to roll to his sides and avoided this attack and kicked the tiger on its face again!

Within five to six seconds, the tiger and man exchanged blows three to four times!

Everyone was shocked by their speed!

Since the start of the man-tiger fight, Dong Xuebing had suffered minor injuries, and the tiger’s attack had not landed on him. On the other hand, Dong Xuebing’s attacks had landed on the tiger’s vital areas. Even the king of the jungle will be injured after getting hit on its head so many times!

The tiger’s body started swaying, and its roar becomes whimpers.

“Come to me! Ah! Come and bite me! Come on!” Dong Xuebing steps forward towards the tiger! “Come! Don’t stop! Let’s continue!”

One second…

Two seconds…

Three seconds…

Suddenly, the tiger made an unexpected move.

The tiger growled at Dong Xuebing and suddenly run towards the woods. It was staggering as it ran away.

Dong Xuebing was still pissed and started chasing after it. “You think you can get away after attacking us?! Ah?! Stop running!”

The tiger heard Dong Xuebing and ran faster into the woods.

Everyone on the bus was stunned by Dong Xuebing chasing after the tiger!

WTF?!

Is that guy human!?

Chapter 298 – On the news!

Tiger Sanctuary.

The footage was not very clear, but everything was recorded. This footage was recorded from inside of the tour bus and showed Chief Dong jumping out of the bus and used his body to shield the child. After that, he fought against the tiger with his bare hands, and the rest of the tourists’ shouts can be heard in the background. Chief Dong was dodging and ducking the tiger’s attacks. But nearing the end of the recording, Chief Dong becomes angry and started attacking the tiger. He attacked the tiger until it ran off!

One second…

Two seconds…

Three seconds…

No one said a word after they watched the recording.

The female reporter and her cameraman looked at each other in a daze.

Damn! Chief Dong had fought off a tiger with his bare hands! Before coming to the Tiger Sanctuary, they had thought of using “fighting against a tiger” as the headlines to attract viewers. But none of them expected Chief Dong to fight a grown Siberian tiger, and it was recorded by one of the tourists on the bus!

This are the headlines!

The female reporter quickly ran to Dong Xuebing with her microphone.

That evening, Fen Zhou City’s TV station reported this incident in their news. <In the olden days, we have Wu Song beating up a tiger. Today, we have a Public Security Officer beating up a tiger>.

The newscaster briefly mentioned about the accident that happened in the Wildlife Safari Zoo today. A child had fallen out of the tour bus in the Tiger Sanctuary, and an adult Siberian Tiger appeared and tried to attack the child. But Yan Tai County’s Public Security Deputy Bureau Chief Dong rushed out and shielded the child with his body. After that, he fought the tiger barehanded, and a tourist recorded the whole fight. The news played the recorded footage, and because Dong Xuebing had cursed a lot during the fight, the audio was muted in several parts of the video. But the video was uncut, and the news showed the whole fight!

All the viewers were shocked by this footage.

Everyone had heard of tigers eating humans. A human beating up a tiger?!

Later in the evening, a talk show on another channel invited a retired special forces instructor to analyze the video recording. The instructor was amazed by Dong Xuebing. He said that tigers have only a few types of attacks. Claws, pounce, and bite. Although we know, tigers only have three forms of attacks. Still, no ordinary person can avoid a tiger’s attack and hit the tiger’s vital points at the same time. Even the officers from the Special Forces cannot do it. This requires strength, speed, and reflexes.

The host asked the retired instructor why the person in the video can do it? Also, the video did not show the vast differences in strength and speed between the beast and man. The tiger’s claws did not even touch Chief Dong.

The instructor analysis is Chief Dong might be lucky, or he had received professional training. The attacks and defensive moves in this video are so splendid that it can be used as teaching material for people to defend themselves against wild animals.

……

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing was watching TV at Sister Yu’s apartment when his phone rang. He saw the caller’s ID and walked into his room to answer. “Mayor Xie.”

“Do you know why I am calling you?” Xie Huilan asked calmly.

“Errr… Is it because of the incident at the Tiger Sanctuary?” Dong Xuebing cleared his throat. “This is an accident.”

“I don’t know whether if I should scold you or praise you.”

Luan Xiaoping had called Dong Xuebing to scold him earlier, and he knew he was rash. “Sister Xie, I did not want to put myself in danger too. But the child was about to be eaten by the tiger, and if I don’t save him, who will?”

“I am not stopping you from saving the child. But can’t you use your brains for once?”

“It was an emergency, and I can only use my body to stop the tiger.”

“Even though it was an emergency, there are at least a few ways to save the child without you taking such a big risk.”

Dong Xuebing replied. “What other ways?”

Xie Huilan replied. “The simplest solution is when the tiger still has not approached the bus, you can ask the driver to move the bus over the child. This way, the child only needs to lie still under the bus, and he will be out of reach from the tiger. This should not be a problem for drivers with more than three years of driving experience. The child will be safe even when there are more than one tigers, and you all can wait for the rescue party safely.”

Dong Xuebing replied in shock. “You are right! Why didn’t I think of that?”

“In the future, use your brains first whenever you encounter any problems!”

“Yes… yes…” Dong Xuebing had his mother’s genes and is not very intelligent. His intelligence is average and cannot be compared to Xie Huilan. But he doesn’t think what he did was wrong. Xie Huilan had become a County’s Mayor because of her brains. If Dong Xuebing also tried to do the same, he might not even pass the Civil Servant entry exams. That’s why he can only use his methods to climb up the ranks.

The whole Yan Tai County is talking about Dong Xuebing’s fight against a tiger.

Liang Chengpeng and a few other Public Security leaders were having dinner when they heard about this. All of them were speechless. This Chief Dong cannot keep still. Everywhere he goes, there will be news about him.

Beating up a tiger?

Fighting against a tiger with his bare fist?

Since Chief Dong single-handedly fought against seven opponents, killing more than a dozen gunmen himself, no one in Yan Tai County dares to doubt his fighting strength. Everyone knows Chief Dong is a good fighter, but this time, he had won against a tiger. This is different from all the previous fights, and they had to reassess Chief Dong’s abilities!

Even a tiger cannot win against Chief Dong?!

Chapter 299 – Chance to get Section Chief!

The next day, Sunday.

Huamei estate. Yu Meixia’s apartment.

Dong Xuebing slept until 10 am before he got out of bed. He laughed at himself as he felt his body aching. It is not an easy task to fight a tiger, and he was fine yesterday. But today, he realized he had pulled some of his muscles after he woke up. He walked out of his room in pain and saw Yu Meixia watching the replay of Dong Xuebing’s interview on the news.

“I am a Party member. If I don’t step forward, who else will save the child?”

Dong Xuebing nodded as he felt his answer is perfect.

“Good morning, Sister Yu. Where is Qianqian?”

“Oh, you are awake? Qianqian went out with her classmates.”

“Did she just go out? Is she not coming back for lunch?”

“She says she will have lunch at her classmate’s place and will return in the afternoon.” Yu Meixia entered Dong Xuebing’s room to tidy the bed. “What would you like for lunch? I will go to the market later.”

“Anything.” Dong Xuebing went to the bathroom to wash up. “Just prepare something simple.”

“What about breakfast?”

“It’s already 10 am. I will skip breakfast.”

After washing his face, Dong Xuebing sat on the sofa to watch his interview. He nodded to himself and took out a cigarette. Yu Meixia had just tidied up his bed and quickly took out her lighter to light Dong Xuebing’s cigarette. Dong Xuebing did not say anything, and she went to the back of the sofa to massage his shoulders.

“… Xiao Bing.”

“Huh?”

“I heard that you want to be promoted to Section Chief.” Yu Meixia asked.

Dong Xuebing replied. “I had almost forgotten about this if you did not mention this. Sigh… I am only nominated for the promotion, but it is hard for me to get the promotion.”

“But didn’t you make significant contributions?”

“This is different. The County’s Party Committee must approve promotions through voting.”

“I didn’t know about this.”

“Simply put it. I had offended Xiang Daofa, and he controls more than half of the Committee’s votes. That means if the Party Secretary does not agree, I will not get the promotion. Now, this has nothing to do with what I had done for the County.”

“Oh…”

The County Party Committee meeting is next week, and Dong Xuebing does not have much time. He is sure that he stands no chance against Lui Dafa, and Lui Dafa will become the Chief of the Investment Promotion Agency. Lui Dafa is one of Xiang Daofa’s men, and Xiang Daofa will take care of his men first. Furthermore, Dong Xuebing is under Xie Huilan’s faction, and Xie Huilan is Xiang Daofa’s political rival. Xiang Daofa can’t let Xie Huilan’s people to get promoted!

Sigh… Section Chief… Do I have to wait until next year or the year after next?

Just when Dong Xuebing is thinking about his promotion, his phone rang.

Yu Meixia stopped massaging Dong Xuebing and helped him get his phone from the room. “It’s Secretary Hu’s number.”

“Thank you.” Dong Xuebing answered. “Hello, Sister Hu?”

Hu Silian said. “Are you at home? Is it convenient to talk now?”

“Yes.” Dong Xuebing asked. “What is it?”

Hu Silian replied. “I heard a rumor, and the Mayor asked me to check with you. Is the child you rescued at the Tiger Sanctuary, Secretary Duan’s relative?”

Dong Xuebing realized he had forgotten to tell Sister Xie about this yesterday. “Yes. That boy is Secretary Duan’s son.”

“So, it’s true…” Hu Silian kept quiet.

“Sister Hu, what happened?”

“Hold on for a minute. I need to inform the Mayor first.” The other line becomes quite, and Hu Silian seems to have muted the phone. About half a minute later, Hu Silian said. “Chief Dong… The County’s Party Committee meeting is in a few days. The Mayor is asking you to use this opportunity to get close with Secretary Duan and get his vote.”

Dong Xuebing was stunned for a moment. “Ah… Why did I forget about this?!”

“The Mayor also mentioned that you are quite close with Secretary Cao…”

“I understand… I know what to do now. Thank you.”

“You don’t need to thank me. I am just a messenger.”

After hanging up, Dong Xuebing slapped his forehead. Why am I so stupid? Duan Zhengan is the Commission for Discipline Inspection’s Secretary and is one of the Party Committee Members. Although he was ‘leaning’ towards Xiang Daofa’s faction and had some differences with Dong Xuebing in the past, Dong Xuebing had saved his son. Saving his son will overshadow all their grudges, and if Dong Xuebing can get his vote, he might turn the tides. Xie Huilan had also asked Hu Silian to remind Dong Xuebing that Cao Xupeng, the County Party Committee’s Deputy Secretary, still owe him a favor. If Dong Xuebing can get Cao Xupeng’s vote, then…

Damn!

My chances to get Section Chief is higher now!

Dong Xuebing got excited. “Sister Yu! Sister Yu!”

“What is it?” Yu Meixia asked from the kitchen. “Do you want braised pork for lunch?”

“Don’t prepare my lunch. I am going out now and should not be back for dinner too.” Dong Xuebing grabbed his keys and bag and rushed out of the house.

Dong Xuebing does not have much time left.

……

County’s Party Committee Quarters.

Dong Xuebing stood in front of an apartment building and made a phone call. “Hello, is this Secretary Duan’s apartment?”

“Who’s this?” A woman answered.

Dong Xuebing smiled. “Is this Sister-in-law? I’m Dong Xuebing.”

“Oh, it’s Chief Dong. I was just about to call you. Are you free this evening? Old Duan would like to treat you to dinner this evening to thank you.”

“Thank you. Errr… I at your apartment’s lobby.”

“You are downstairs? Please wait for a moment. I will go and fetch you.”

“No need to trouble you. Just tell me your unit no. and I will go up myself.”

After hanging up, Dong Xuebing took the lift with a bag of gifts. Ding! The lift’s door opened, and Dong Xuebing saw Secretary Duan’s door opened. Cheng Tingting was standing outside, waiting for him. She smiled and welcomed Dong Xuebing into her house before closing the door.

“How is Liangliang? Is he fine?” Dong Xuebing asked.

Cheng Tingting smiled and replied. “He is fine. Thanks to you, he is not injured and only got a fright.”

Dong Xuebing passed a toy car to Cheng Tingting. “Good to hear that. This is a remote-control car for Liangliang. He should forget about yesterday’s incident in a few days.”

“Ah… there is no need for gifts.” Cheng Tingting said.

The room’s door opened, and Duan Zhengan walks out with Liangliang. “Xiao Dong, you are here.”

“Secretary Duan.” Dong Xuebing greeted Duan Zhengan. “I am not sure if Liangliang is injured yesterday and wants to see him. Sorry to bother you.”

Duan Zhengan waved his hand. “It’s fine. Have a seat.”

Liangliang was still feeling down after the fright yesterday and was keeping to himself since the medical checkup at the hospital. But when he saw Dong Xuebing, he brightened up and went over to greet him. He held his hand tightly and refused to let go. He knows Dong Xuebing had saved his life and is thankful to him.

Cheng Tingting passed the toy car to her son. “Here… This remote-controlled car is from your Uncle Dong.”

“Thank you, Uncle Dong!” Liangliang took the gift and immediately opened it.

“This child is only concern about toys. Haha…” Cheng Tingting is relieved to see her son feeling better. “Xiao Bing, have a seat. I will prepare the tea.” She changed the way she addresses Dong Xuebing.

“Thank you.”

“Don’t stand on ceremony and just make yourself at home.”

Dong Xuebing let Duan Zhengan sit down first before sitting on the sofa. He understands that it was Xiang Daofa who ordered the Commission for Discipline Inspection to investigate him, and it is not Duan Zhengan’s fault. Also, Duan Zhengan had not troubled his relatives during his investigation and had not told his mother about it. Now, Dong Xuebing felt Duan Zhengan has nothing to do with his investigation, and they do not have any serious grudges.

“Secretary Duan, have a cigarette.” Dong Xuebing took out his cigarettes.

Duan Zhengan picks up his cigarette from the coffee table. “Come… smoke mine.”

Dong Xuebing had wanted to light the cigarette for Duan Zhengan, but Duan Zhengan was faster. He lit the lighter and offered to light Dong Xuebing’s cigarette. “No…” But in the end, Dong Xuebing still let Duan Zhengan light his cigarette.

“Xiao Dong.” Duan Zhengan said. “I would like to thank you for what you did yesterday.”

Dong Xuebing replied. “It’s my duty.”

“I watched the news, and what you said is terrific! ‘I am a Party member. If I don’t step forward, who else will save the child?’”

“Ah… Thank you.”

Duan Zhengan had changed his views on Dong Xuebing. In the past, he dislikes Dong Xuebing because he suspects Dong Xuebing had received bribes. But even after he knew Dong Xuebing had won the lottery, his views on Dong Xuebing still have not changed, because he does not like government leaders who love to flaunt. If a government staff is driving a car that’s worth over a million and wearing a two million RMB watch, the public will have a negative impression on the government.

But after Dong Xuebing saved Liangliang from the tiger yesterday, Duan Zhengan’s impression of Dong Xuebing changed. When his wife called him yesterday to tell him what happened at the zoo, his face turned pale. He realized how dangerous it was when he watched the video footage on the news. But Dong Xuebing still rushed out to rescue Liangliang selflessly in that dangerous situation, and this made him grateful. He does have some conflicts with Dong Xuebing because he had brought Dong Xuebing back to the Commission for Discipline Inspection for investigation a while ago. If it were someone else, they would just sit there and watch his son get eaten by the tiger. But Dong Xuebing did not, and he risked his life to save Liangliang.

Duan Zhengan felt apologetic towards Dong Xuebing, as he had just investigated Dong Xuebing, and Dong Xuebing saved his son afterward. He owes Dong Xuebing a great favor.

Cheng Tingting also knew about the investigation of Dong Xuebing and felt bad. After preparing tea, she said. “Xiao Bing, stay here for lunch. What do you like? I will go and buy it.”

Dong Xuebing replied politely. “Sorry to bother you. I will be going back in a while.”

“It is not up to you since you are here.” Cheng Tingting joked. “You all have a chat while I prepare lunch. You must stay here for lunch.”

Dong Xuebing replied. “Then… Sorry to trouble you.”

“No problem. Have some tea while I cook lunch.”

Duan Zhengan and Cheng Tingting hosted lunch for Dong Xuebing and kept putting food into Dong Xuebing’s bowl.

Dong Xuebing sighed as he felt things are unpredictable. Just a day before, he and Duan Zhengan dislike each other, and today, they are having lunch together.

“Here… have more of this.” Cheng Tingting put some food into Dong Xuebing’s plate.

Dong Xuebing quickly said. “Thank you, Sister-in-law. I will help myself.”

Duan Zhengan is a man of few words. Even at home, he did not say much, and most of the time, it was Cheng Tingting chatting with Dong Xuebing.

After lunch, Cheng Tingting suddenly asked. “Old Duan, I heard Xiao Bing is also nominated to take over the Chief of the Investment Promotion Agency position?”

“Yes.” Duan Zhengan nodded. “It will be discussed during next week’s Committee meeting.”

Dong Xuebing immediately brightens up when he heard this.

Cheng Tingting wants to repay Dong Xuebing and knew it’s hard for Dong Xuebing to bring up this subject on his first visit. So, she brought it up. “Does he stand a chance? Can you help Xiao Bing?”

“I don’t have the final say at the Committee meeting.”

“But, you have a vote.” Cheng Tingting is not pleased to hear her husband’s reply. “How many government leaders are as capable as Xiao Bing? I think he is overqualified to be the Chief of the Investment Promotion Agency.”

Dong Xuebing smiled. “Sister-in-law, you are flattering me…”

At Duan Zhengan’s level, he knew what Dong Xuebing thinks when Dong Xuebing made an unannounced visit. He did not continue talking on this subject, but he had decided in his heart. Dong Xuebing also knew Duan Zhengan would not make any promises, and he left at 1 pm. He had done what he can, and the rest is not up to him.

After leaving Duan Zhengan’s apartment, Dong Xuebing did not leave. He is pondering if he should invite Cao Xupeng out for dinner.

Secretary Cao’s vote is very important to Dong Xuebing.

Cao Xupeng is the County Party Committee’s Deputy Secretary, the third most powerful person in Yan Tai County. During the junior school’s hostage incident a few months ago, the criminals wanted Cao Xupeng to be their hostage. If Cao Xupeng becomes a hostage in that incident, he would be killed. But Dong Xuebing volunteered to replace him and offered to be a hostage in handcuffs. He had saved Secretary Cao, and Secretary Cao had called him when he was hospitalized because he owes Dong Xuebing a favor.

Dong Xuebing must grasp this chance!

Dong Xuebing needs to fight every vote!

When Dong Xuebing was about to call Secretary Cao, a boy called him.

“Eh, Brother Dong?!”

Dong Xuebing turned and put down his phone. “Oh, it’s you.” It was Xiao Hua who called him.

Xiao Hua looks at Dong Xuebing. “Why are you here? Are you here to send gifts again?”

“Stop talking rubbish.” Dong Xuebing gave Xiao Hua a stare. “I am here to visit a leader.”

Xiao Hua was not bothered by Dong Xuebing’s reply. “Brother Dong, if you are free, can you come over to my place? I had not touched a computer for so long. Can you talk to my parents? I promised them I would not hack any websites, but they still refuse to let me surf the net. If this carries on, I will go crazy!”

Dong Xuebing laughed. “That is because you have a history of hacking.”

“I had changed.” Xiao Hua replied.

Dong Xuebing’s first case, after he was transferred to Yan Tai County, was the government website hacking case, and the hacker is Xiao Hua. This kid had changed the Mayor’s picture with the Deputy Mayor’s picture on the website and almost caused a political issue. Dong Xuebing managed to catch him, but let him go after finding out Xiao Hua’s father is one of the leaders in the County Government.

That’s right. Xiao Hua’s father owes him a favor!

This is also a huge debt!

Dong Xuebing thought for a while and pulled Xiao Hua aside. “Where is your father?”

Xiao Hua replied. “You want to look for my father? He went out for lunch with Uncle Cao, and is not back.”

“County’s Party Committee Secretary Cao?” Dong Xuebing asked.

“Yes.”

After the hacker case is closed, Xiao Hua’s father had only called Dong Xuebing once to thank him. They had only met each other at the County’s Party Committee and did not speak to each other. Dong Xuebing felt it’s time for him to use this card and said. “Xiao Hua, I want to treat your father to dinner this evening. Can you set up this meeting?” Dong Xuebing thought for a while and felt he should contact Xiao Hua’s father himself. “Never mind. I will call your father later.”

“Why are you looking for him?”

“Stop being nosey.”

“Hehe… I am just asking… Maybe I can help.”

Dong Xuebing knocked Xiao Hua’s head lightly and walks out of the County Party Committee Quarters to make phone calls. He needs to get more committee members’ votes.

Chapter 300 – Disfigured!

One day passed…

Two days passed…

Three days passed…

Wednesday afternoon. Today is a bright sunny day.

After leaving the County Government’s building, Dong Xuebing stretched as he felt the warm breeze. It was freezing the past two days, and today the weather is warmer. Dong Xuebing lit a cigarette as he walks out of the building.

The day after tomorrow is the Party Committee meeting.

Will I get the position of the Chief of Investment Promotion Agency?

Dong Xuebing is not confident. The past few days, he had visited the leaders of the County. He had visited Duan Zhengan, Cao Xupeng, and let them know of his intentions. But he is unsure if they will vote for him, as they did not say anything. Cao Xupeng only says, “I know.” after dinner and Dong Xuebing does not know if he will get Cao Xupeng’s vote. After all, Cao Xupeng is Xiang Daofa’s men, and he might not help Dong Xuebing.

The meetings with the leaders from Xie Huilan’s faction went on smoothly. Dong Xuebing had just visited Deputy Mayor, Geng Yuchao. He had dined with the County’s Secretary of Commission for Political and Legal Affairs, Huang Li, yesterday. With Xie Huilan pushing for Dong Xuebing’s promotion, Geng Yuchao and Secretary Huang will support him. Even if Dong Xuebing did not visit them, Sister Xie would also order them to help Dong Xuebing.

Ah… I had done everything I can.

I should stop thinking about this and let fate decide!

Suddenly, a familiar figure walked towards Dong Xuebing. It is the Investment Promotion Agency’s Deputy Chief Lui Dafa.

Dong Xuebing looked at Lui Dafa coldly. “Oh… It’s Chief Lui.”

Lui Dafa saw Dong Xuebing and frowned. “Chief Dong… you are quite hardworking… I saw you coming to the County Government almost every day.”

“This is nothing compared to you.” Dong Xuebing sneered. “Did the Investment Promotion Agency’s office shifted to the County’s Party Committee Building? You might as well live there.”

Lui Dafa suppressed his hatred towards Dong Xuebing and continued with his way.

The Chief of the Investment Promotion Agency will be picked between Lui Dafa and Dong Xuebing, and both are trying to pull votes by visiting the committee members. These few days, Lui Dafa had got in touched with the Committee members. He is different from Dong Xuebing as he is poised to get promoted. Although he does not have as many achievements as Dong Xuebing, he has the experience and connections. He is very close with the newly appointed Publicity Department head and had got onto Party Secretary Xiang Daofa’s bandwagon through him. Xiang Daofa had also promised Lui Dafa that he will push for his promotion.

After Lui Dafa left, Dong Xuebing walks off.

Dong Xuebing is pissed with the way Lui Dafa looks at him. Their grudges started when Lui Dafa’s relative hit Dong Xuebing’s cousin, Tang Jin. After that, Lui Dafa’s son tried extorting money from Yu Qianqian and even tried to strip her pants. Dong Xuebing has not settled these scores with Lui Dafa, and this old bastard still dares to give him a dirty look?!

Dong Xuebing called Hui Tai Village Station while driving.

“Hello, Old Liu? I am Dong Xuebing.”

Liu Dahai replied. “Chief Dong, what is it?”

“… have you found out about what I asked you to investigate?”

“Oh… Lui Dafa and his wife had sent their son to the hospital. But they did not visit our County’s People Hospital. They went to Jian An Hospital, and one of my contacts told me that the scratches on their son’s face were inflected and will leave a faint scar. Lui Dafa and his wife were furious and scolded the doctor.”

“What happened then?”

“I am not sure. Maybe they will be visiting another hospital to see other doctors.”

“Oh…”

“If there is a scar, most hospitals cannot do anything except for plastic surgery.”

After hanging up, Dong Xuebing drove back to the Public Security Bureau and continued with his work. He knew why Lui Dafa gave him that look earlier. If Lui Dafa’s son has a scar on his face, he might not get a girlfriend or a good future. But Dong Xuebing did not feel sorry for him, as he was the one who tried to bully Yu Qianqian. Since he dares to extort and threaten Yu Qianqian, he must bear the consequences!

At the same time, Lui Dafa’s phone rang. It was his wife.

“Where are you?!” Li Hong screamed over the phone.

Lui Dafa frowned. “I am at the County Party committee. What is it?”

“What do you think?! Didn’t you say you will be bringing Xiaolei to the city’s hospital today? Why are you not back yet?!”

“I have something on. Just bring him to the hospital first, and I will meet you all there.”

“Lui Dafa!” Li Hong shouted. She had been angry over the past few days. “Xiaolei is your own flesh and blood! Look at yourself! Is this how a father behave?! Xiaolei was disfigured by Dong Xuebing’s sister, and you don’t even dare to say a word?! All you care about is your promotion! What will happen to Xiaolei’s future with a scar on his face? Do you want him to live with this scar?! He is your son!” Li Hong cried. Lui Dafa’s wife is from the countryside and had a foul temper even before she got married.

“Alright… alright!” Lui Dafa frowned. “Wait for me. I will return now.”

Li Hong cried and said. “If Xiaolei’s face cannot recover, I will not let that bitch off!”

Lui Dafa and his family had visited the best hospitals in the County, but the doctors are helpless. The doctors told them that no matter what treatment Xiaolei undergoes, there will be a scar. At most, they can only lighten it, and if the hospitals in the city are also helpless, then Xiaolei will have to live with it for the rest of his life. Lui Dafa also doted his son and wants to get revenge. That’s why he needs to get promoted. After he has authority, he can settle the score with Dong Xuebing and Yu Qianqian’s family. Lui Dafa had found out Yu Meixia was Dong Xuebing’s former helper and knew their addresses and school. He will not let this matter rest like this.

……

Afternoon. County Public Security Bureau.

Dong Xuebing was reading some documents when he was interrupted by his phone.

“Hello, Xiao Bing?” Yu Meixia asked softly. “Is this Xiao Bing?”

Dong Xuebing laughed. “It’s me. Why are you speaking so softly?”

“I seldom use a mobile phone.” Yu Meixia replied embarrassedly. “I am not sure if I had dialed the right number and… I am afraid I might disturb your work.”

“It’s fine. What is it?”

“I just want to ask if you will be coming over for dinner.”

Dong Xuebing thought for a while and replied. “Yes.”

“Then I will buy some groceries after work. But… I might have to work overtime and will be home later.”

“Ok. I will fetch Qianqian on my way back from work. It’s getting dark earlier now, and it is dangerous for her to walk home alone. Ok. I will see you tonight.”

“Thank you… Sorry to trouble you.”

“We are one family. What’s there to thank? Haha…”

Dong Xuebing continued with his work. This period is critical, and he cannot afford any mistakes in his work.

When it was time to knock off, Dong Xuebing looks at his watch before going downstairs.

At the lobby, many Public Security Officers greeted Dong Xuebing. Most of them knew the Party Committee will discuss the Chief’s position of Investment Promotion Agency in their meeting the day after tomorrow, and Dong Xuebing is one of the nominees. But no one mentioned this in front of Dong Xuebing because all of them know with Party Secretary Xiang around Lui Dafa stands a higher chance.

Evening.

The sky had turned dark when Dong Xuebing reached Hua Mei Estate, after fetching Yu Qianqian.

“We have reached. You go upstairs first.” Dong Xuebing did not alight.

Yu Qianqian blinked. “Big Brother, where are you going? Mum will be back soon.”

“I know.” Dong Xuebing patted Qianqian’s head. “Your mother said she will be buying some groceries. I am afraid she might buy too many things and carry everything by herself. She is working at the Mei Lian Supermarket at Road 5 terminal, right?”

“Yes.”

“Alright. I will be back soon.”

After leaving the estate, Dong Xuebing drove slowly towards the north.

Dong Xuebing had wanted to fetch Yu Meixia is because he does not want Yu Meixia to carry too many things, and also check out her workplace. Yu Meixia is very pretty, and she will have many suitors. Dong Xuebing is worried that her co-workers will be interested in her… Huh… this seems to have nothing to do with Dong Xuebing, and he can’t stop Yu Meixia from falling in love with another man.

That’s right. I should call Yu Meixia first.

Dong Xuebing was afraid he might miss Yu Meixia, or she had boarded the bus before he reached her workplace. He dialed Yu Meixia’s number, and the phone rang for a long time without answering. Is she busy? Dong Xuebing thought nothing about it and continued driving. After a while, he tried calling again. The phone rang for a long time, and just when Dong Xuebing was about to hang up, the line got through.

“Sister Yu.” Dong Xuebing laughed. “Are you busy?”

But no one replied. All Dong Xuebing can hear are shouting and noises.

“Bitch! Who are you calling?!” It was a woman’s voice.

“What are you doing?! Ah!!!” Yu Meixia screamed.

Thud! The phone was dropped onto the floor, and Dong Xuebing can hear Yu Meixia screaming in pain. There should be a crowd there as Dong Xuebing can hear people talking in the background.

“Bitch! You caused my son to be disfigured! I will beat you to death!”

“Ah!!!”

“Xiao Hong! Stop it!”

Dong Xuebing heard Lui Dafa’s voice through the phone and was furious. “Sister Yu! Sister Yu! Where are you now?!”

“Ah…”

“Stop fighting! Stop fighting!”

Yu Meixia seems to be beaten up by a woman, and some people are trying to stop the fight!

F**k! Dong Xuebing exploded when he heard Sister Yu screaming in pain. He shouted: “BACK 5 minutes!”

……

……

Time returned to five minutes ago!

Dong Xuebing had just driven out of Hua Mei Estate!

Dong Xuebing had used all his accumulated BACK and immediately floored the accelerator while calling the Public Security Bureau. “I am Dong Xuebing! Send officers to Road 5 terminal immediately! Someone is committing a crime! Hurry!” The operator heard it was Chief Dong and immediately contact the nearest police officers. After hanging up, Dong Xuebing tried calling Yu Meixia, but no one was answering.

Damn!

The traffic lights are red, but Dong Xuebing dashed through it.

Hurry up!

Dong Xuebing wasn’t sure if he can get there in time, but he is trying his best. He can roughly guess what happened from his call to Yu Meixia earlier. It must be Lui Dafa and his wife trying to get revenge for the scar on their son’s face and went to look for Yu Meixia at her workplace. That woman, Xiao Hong, should be Lui Dafa’s wife, Li Hong!

These two bastards!

Dong Xuebing felt he can no longer control himself!

……

Mei Lian Supermarket.

Passersby stopped to watch.

Li Hong is behaving like an angry lioness, as she stood in front of Yu Meixia and scolded her loudly. Lui Dafa had brought her and their son to the hospital in the City. But the doctors there told that that they are not confident to treat her son’s injuries without leaving a scar, and they should seek treatment in professional hospitals. Li Hong’s face turned pale when she heard even the City’s hospital cannot treat her son without leaving a scar.

On their way back to the County, they passed by Mei Lian Supermarket.

Lui Dafa saw a pretty woman standing outside of the supermarket and said she is Yu Qianqian’s mother. Li Hong immediately got off the car and rush to her.

“Bitch! How did you teach your child?! Ah?!”

“What are you talking about?!” Yu Meixia does not know this woman.

“You don’t know what I am talking about?! Fine! I will teach you a lesson today!” Li Hong scolded and grabbed Yu Meixia by her hair!

Yu Meixia screamed in pain. “What are you going to?!”

Li Hong continued. “What do you think?! My son is disfigured! You think I will let you off?!”

“Ah…” The weak and timid Yu Meixia is not Li Hong’s match, and her hair was almost pulled out by her.

Lui Dafa, who was in the car, frowned and asked his son to remain in the car. He quickly walks over to his wife. This is the critical period for his promotion, and he does not want accidents to happen. Now, he regretted telling his wife about Yu Meixia earlier.

Some passersby tried to stop the fight.

Li Hong did not stop and grabbed Yu Meixia by her hair and slapped her!

Yu Meixia screamed. “Let go! Ah… Let go of me!”

“Xiao Hong!” Lui Dafa quickly rush over!

Police sirens are getting closer.

Screech! A Mercedes MPV came to a screeching stop by the roadside. Dong Xuebing’s lungs almost exploded when he saw Yu Meixia getting beaten up by a woman. He ran over and shouted. “Let go of her!”

Li Hong saw Dong Xuebing and got more furious. She raised her hand and scratched Yu Meixia’s face as she thought to herself. Since your daughter had disfigured my son, I will disfigure you!

Swooshed!

Five fingernails scratched Yu Meixia’s face!

Yu Meixia screamed and covered her face with her hand. Blood was trickling through her fingers!

Li Hong was stunned and looks at her fingernails. There were still bits of flesh in her nails, and she regained her senses. “You… why didn’t you dodge?! I did not touch you… I did not touch you!” Li Hong was panicking.

Lui Dafa’s face changed and quickly pulled his wife back. “What are you doing?!”

“It’s not me! It’s her fault for not dodging!”

The moment Li Hong scratched Yu Meixia’s face, the passersby went silent.

Dong Xuebing was shocked by what he saw, and he stopped and look at Yu Meixia.

Yu Meixia was on the ground screaming in pain, and she had covered her face with her hands. Blood was dripping from her face to the ground, and when she removed her hand, everyone gasped in horror. Five long bloody scratches had covered half of her flawless face. With the blood on her face, Yu Meixia looks as scary as a ghost! No one had expected the beautiful woman they saw earlier to be disfigured within a split second!

“Sister Yu!” Dong Xuebing shouted!

Yu Meixia looked at the blood on her hands and fainted!

Dong Xuebing could not believe the bloodied face in front of him belongs to Sister Yu. His eyes turned red and shouted. “Lui Dafa! Li Hong!”

Lui Dafa is not looking good and is thinking of ways to salvage the situation.

Dong Xuebing rushed over and slapped Li Hong!

Lui Dafa quickly stepped in front of his wife and shouted. “Why are you hitting my wife?”

Dong Xuebing ignored Lui Dafa and pushed him aside. He looked at the stunned Li Hong and kicked her in her stomach. Bam! Li Hong fell onto the ground from Dong Xuebing’s kick and start vomiting out whatever she had eaten earlier!

“Stop!” Lui Dafa shouted.

“F**k you! Why didn’t you stop your wife from hitting Sister Yu earlier?! Ah?!” Dong Xuebing points at Lui Dafa. “Lui Dafa! If Sister Yu is disfigured, I will not let you off!”

Chapter 301 – I must get it!

Evening, at 7 pm.

It was chaotic diagonally opposite Mei Lian Supermarket. Li Hong was beaten to the ground by Dong Xuebing and could not get up. She laid on the ground, shouting. “Someone is trying to kill me!” Lui Dafa’s wife was beaten up, and he can no longer stay still. His son, Lui Xiaolei, ran out of the car and charged towards Dong Xuebing. Dong Xuebing was blinded by his anger and shoved Lui Dafa, and Lui Dafa fell on the ground. After Lui Dafa was out of the way, Dong Xuebing swing his arm at Lui Xiaolei. Slap! Lui Xiaolei was slapped and fell on the ground!

“Xiaolei!” Lui Dafa shouted angrily. “Do you still have any respect for the law?! Ah?!”

Some onlookers shouted at Lui Dafa. “When the two of you attacked that woman earlier, why didn’t you all talk about the law?! You all only think of the law after you all are beaten up?! *Spit! Serve you all right!”

An old woman added. “You all had disfigured that pretty woman! You are lucky that young man did not beat you all to death!”

At this time, a few Police cars arrived.

“Chief Dong!” Five Police Officers ran over.

The Officers were shocked to see Chief Dong beating up a man and woman, and quickly ran over to stop him. Some of them held Dong Xuebing by his arms, and some held him back by his waist. One of the Officers recognized Lui Dafa and whispered to his fellow officers. They shook their heads in their heart. Chief Dong can even win against a Siberian tiger, let alone a man, woman, and kid. Why did you all piss him off?! Are you all too free and have nothing to do?!

After understanding the whole incident, the few Officers were speechless. They looked at Yu Meixia, whose face was covered in blood, and knew this incident will not be settled so easily.

“Chief Dong, this…” An officer asked.

Dong Xuebing points at Li Hong. “Bring her back for assault!”

“Yes, Sir!” The few Officers replied and walked over to Li Hong.

Dong Xuebing can’t be bothered with Lui Dafa and his wife and carried the fainted Yu Meixia to the nearest Police car. “Quick! People’s hospital!”

The driver dared not waste any time and sped off.

Dong Xuebing felt he hear aching as he looks at Yu Meixia’s bloodied face. He tried to tidy her hair, which was messed up by Li Hong when she grabbed her hair. After tidying up Yu Meixia’s hair, he held her hand tightly and prayed for her. He hopes the medical advancements can treat Yu Meixia’s wounds and not leave any scars.

……

Hospital.

Dong Xuebing had called the hospital on their way, and a few nurses and a doctor were waiting outside when they arrived. Dong Xuebing quickly carried Sister Yu onto a stretcher and pushed her into the hospital’s lobby. Along the way, the Doctor checked Yu Meixia’s condition and look at the wounds on her face. After a while, the Doctor frowned and sighed.

Dong Xuebing asked anxiously. “Doctor, will the patient be alright?”

“Her life is not in danger and had only fainted from shock.”

“What about her face?” Dong Xuebing is most concerned about this. “Will it leave a scar?”

“… I’m sorry.” The Doctor’s reply made Dong Xuebing’s heart skipped a beat. The Doctor continued. “Our hospital’s techniques are limited, and I can only clean her wounds to prevent infections. After that, we will have to wait for the wounds to heal, and there will definitely be scars. Also, the patient’s injury….” The Doctor looks at Yu Meixia’s face. “… the injury is too serious, and she can’t recover her looks. The scars will be very deep. Please be prepared.”

Dong Xuebing’s face turned pale. “What about skin grafting? Can skin grafting help?”

The Doctor replied. “Skin grafting can only be done in a specialized medical institution or specialized hospitals. Our hospital does not have the equipment to do this. But even if skin grafting is done, she will not look the same as before. There are many factors, and no matter how well she recovers and how smoothly the operation is, there will still be marks. Skin grafting can cover up these scars but will leave other scars. Also, it is costly, and there are risks involved.”

Dong Xuebing’s body swayed and stopped following the Doctor.

Dong Xuebing stared out of the windows along the corridor blankly. He knew a woman’s face is very important, and if Sister Yu knew about this, she…

Damn!

Bam! Dong Xuebing punched the wall angrily!

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang, and it was Yu Qianqian.

Dong Xuebing’s hand shook as he answered. “… Hello.”

“Big Brother, why are you and Mum not back yet?” Qianqian asked. “I tried calling my mother’s phone, but she is not answering. Where are you all? I am hungry.”

Dong Xuebing forced a smile. “Your mother and I have something on, and we are still outside.”

“Oh… what time are you all coming back?”

“We might take some time… Just wait for my call at home.”

After hanging up, Dong Xuebing called his mother. “Mum, do you know where Hua Mei Estate? Qianqian is living there now. Can you help me bring her to your quarters and let her stay with you for a few days?” Luan Xiaoping asked what happened, and Dong Xuebing replied. “Sister Yu is injured, and I am in the hospital with her now. Don’t let Qianqian know about this first. I will speak to her in a few days.”

Fifteen minutes later.

The Doctor found Dong Xuebing and said. “We had treated the wounds, and it is more serious than we expected.”

“Is there anything else we can do?” Dong Xuebing took a deep breath. “She has to live with these scars… for the rest of her life?”

The Doctor sighed and said. “The medical standards in China is limited, but some medical institution overseas might be able to remove the scars. You can try your luck with the overseas hospital. I can help you contact some of my former classmates who have contacts with overseas hospitals. But the cost of such operations overseas will be very costly, and no hospitals can guarantee 100% recovery. No one knows what will be the outcome, but there is hope for a full recovery.”

Dong Xuebing brightens up. “Will she look exactly as before?”

“If she recovers well, it should be possible. But no one can guarantee that.”

“At least there is hope!” Dong Xuebing looks at the Doctor. “Thank you, Doctor. Please help me contact the best hospital. Money is not a problem.” Dong Xuebing does not lack money and will not mind spending all his money to let Sister Yu recover her looks.

The Doctor nodded. “Alright. I will help you contact the hospital.”

“Oh…” Dong Xuebing said. “Can you don’t let Sister Yu know her face is disfigured?”

“This…”

“I am afraid she cannot take it.”

The Doctor hesitated for a while and nodded. “Alright.”

Hospital ward.

When Dong Xuebing and the Doctor enter the ward, Yu Meixia was awakened. Her face was heavily bandaged, and she is looking at herself in the mirror. She is trying to push her bandages aside to look at her wounds.

“Don’t touch the bandages!” The Doctor stopped Yu Meixia.

Yu Meixia looked at them and asked anxiously. “My face… face…”

Dong Xuebing’s clenched his fist and pretended to be relaxed. He smiled and helped Yu Meixia out of the bathroom and let her lie on the bed. “Your face is fine. The Doctor says it is a minor wound and it will heal in a few days.”

Yu Meixia bit her lips. “Will… will it leave a scar?”

“No. How can it leave any scars?!” Dong Xuebing laughed. “The wounds are minor, and you should not overthink.”

“Doctor?” Yu Meixia does not believe Dong Xuebing and looks at the Doctor.

The Doctor hesitated. He had promised Chief Dong earlier, but he should not lie to his patients as a doctor. He only mumbled a short reply, “Don’t worry,” and it is up to Yu Meixia how to interpret his reply.

Yu Meixia sighed in relief after hearing the Doctor’s reply.

Dong Xuebing helped Yu Meixia pull up the blanket. “You heard the Doctor. Don’t worry too much. You are fine. That woman who assaulted you is arrested and leave the rest to me.”

Yu Meixia mumbled softly. “Sorry.”

“Why are you saying sorry? I should be the one apologizing to you.”

Dong Xuebing is feeling guilty. This incident arose from the conflicts between Lui Dafa and him and had nothing to do with Yu Meixia. If he had not tried to vie for the promotion with Lui Dafa, Lui Dafa’s son would not find trouble with Yu Qianqian, and all these will not happen. When Dong Xuebing thought about what Lui Dafa and his family did, his blood started to boil again.

Dong Xuebing walks out to the corridor to call the Bureau. “How is it?”

“Li Hong had been brought back, and we are recording her statement now.”

“Make sure you all interrogate that bitch and don’t let her be too comfortable!” Dong Xuebing said. “No one is allowed to let her go without my instructions!”

“Yes, Sir.”

When Dong Xuebing returned to the ward, the Doctor had left.

Dong Xuebing forced a smile and asked. “You still have not eaten dinner. What do you want to eat? I will buy it downstairs.”

“I am not hungry.” Yu Meixia was still shaken by what happened. “Qianqian… can you keep this from her?”

“I know. I had called my mother to fetch Qianqian and asked her to take care of her at her place. Don’t worry.”

Yu Meixia nodded and touched the bandages on her face again. “This will not leave scars?”

Dong Xuebing patted Yu Meixia’s hand. “No. The Doctor had said so earlier, right?”

Yu Meixia nodded. “Then I… I want to be discharged. It is too expensive here. Let’s go back.”

Dong Xuebing quickly stopped Yu Meixia. “Don’t worry about this. Lui Dafa and that bitch, Li Hong, will pay for your medical expenses. Just stay here until your wounds heal.”

“But…”

“Just listen to me.”

“… Ok.”

Dong Xuebing accompanied Yu Meixia until around 9 pm. when Qianqian called again. Dong Xuebing made up an excuse and passed the phone to Yu Meixia. Yu Meixia chatted with her daughter for a while before hanging up. She looked at the clock and said to Dong Xuebing. “Xiao Bing. It’s late now, and you should go home.”

Dong Xuebing laughed. “I am not leaving. I will accompany you tonight.”

“No need…”

“I have nothing to do at home. You should have some rest.”

Yu Meixia looks at Dong Xuebing in his eyes. “… Thank you.”

“Just go and sleep. Be careful when you turn. Don’t press onto your wound, and let me know if you need anything.”

“Ok.” Yu Meixia slowly closed her eyes.

After Yu Meixia fell asleep, Dong Xuebing let go of her hand and stood up. He looks at Yu Meixia’s face, and his eyes turned red. He walks out of the ward to have a smoke. He knew he cannot hide Yu Meixia’s disfiguration for long. She will find out when her bandages are removed, and Dong Xuebing wonders how he is going to console her.

The next morning, Dong Xuebing’s phone woke him up.

Dong Xuebing quickly walks out of the ward to answer the call.

“Chief Dong, I am from the Public Order Section.”

“What is it?”

“Li Hong was released last night.”

Dong Xuebing was furious. “Didn’t I say no one is allowed to release her without my orders?!”

The Officer replied. “It was Chief Liang who gave the order.”

Click! Dong Xuebing hung up and dialed Liang Chengpeng’s number.

Liang Chengpeng had just waked up and knew what happened when he saw Dong Xuebing’s number on his phone. He answered. “Xiao Dong… I know what happened last evening. I was the one who releases Li Hong, and she agreed to compensate 120,000 RMB as medical fees. This compensation is quite high, and this is only a civil dispute. There is no need to put her in custody. You should calm down.” Liang Chengpeng is from Xiang Daofa’s faction, and the Chief of the County’s Publicity Department had called him last night. He had to do him this favor. Furthermore, Lui Dafa will be promoted to Section Chief, and they are all on the same side.

“Chief Liang, how am I suppose to calm down?! My helper is disfigured! Do you know what disfigure means?! She is in her early thirties and is a woman! How is she going to spend the rest of her life?! You think everything will be settled by paying some money?!” Dong Xuebing shouted. “If they think money can settle everything, fine! I will disfigure Li Hong and Lui Dafa now! Compensation?! I will compensate them 200,000 and will disfigure them every day! I want to see what he can do to me!”

Everyone in the Bureau knows Dong Xuebing had won the lottery, and a few hundred thousand is nothing to him.

Liang Chengpeng heard what Dong Xuebing said and shouted. “You better don’t create trouble!”

“Li Hong had assaulted someone, and she must pay for the price!”

Liang Chengpeng replied helplessly. “You dare to talk about others?! You had beaten up Chief Lui and his family yesterday. They had wanted to report this, and I had to talk to them for a long time. Just listen to me and take a step back. This matter will end here, alright?”

Dong Xuebing knew it is useless to say anything to Liang Chengpeng, and he will not let this matter rest.

Yu Meixia woke up and asked. “Xiao Bing, did anything happen?”

“Nothing happened.” Dong Xuebing suppressed his anger. “How are you feeling? Is your wound still painful?”

“It is not painful, but there is a burning sensation.”

“Ok.”

After settling Yu Meixia, Dong Xuebing left the hospital for the County Government.

…….

Outside of the Mayor’s office.

Dong Xuebing pushed open Secretary Hu’s office door. “Sister Hu, is Mayor Xie in?”

“Yes. You can enter.” Hu Silian was surprised by Chief Dong’s anger. Yesterday’s incident had not spread, and not many people know about it yet.

Dong Xuebing turned and knocks on the door.

“Come in.” Xie Huilan said.

Dong Xuebing entered the office and close the door behind him. Before Sister Xie can say anything, Dong Xuebing started complaining. “Mayor Xie! What is wrong with our Yan Tai County’s leaders? Just because I am nominated for the position for the Chief of Investment Promotion Agency with him, he asked his son to bully my helper’s daughter! His son tried to extort money from her and even tried to strip her in public! What has he been teaching his son?! Because of what that brat did, my helper’s daughter scratched his face, and Lui Dafa and Hong Li blamed it on my helper! They went to her workplace and disfigured her! Five long and deep scratches! The Doctor said that she can’t recover her looks! She is only in her early thirties and is disfigured! How can anyone do this?!”

Xie Huilan puts down the document she was holding. “What happened then?”

“Li Hong had been released and is not even detained! She says she will compensate my helper 120,000 RMB! How can 120,000 RMB be compared with someone’s future?!” Dong Xuebing gritted his teeth and said. “Everything started because of me, and I don’t know how to tell her that she was disfigured because of me!”

Dong Xuebing continued with his grumbles for a while before Xie Huilan understood what happened.

Xie Huilan frowned. “… What do you want to do?”

“I don’t care what I need to do! They must pay the price for what they did! This is not something that can be settled by compensating money!”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and said. “Have a seat first.” She stood up and went over to the water dispenser to pour a cup of water for Dong Xuebing. “Have some water and calm down. Stop being so rash whenever you face problems. You… When can you stop being so impulsive?” Xie Huilan reached over and unbutton a button on Dong Xuebing’s coat and buttoned it again. “You had buttoned your buttons wrongly.”

Dong Xuebing calmed down slightly. “Thank you.”

Xie Huilan continued. “There are many ways to punish someone, and you don’t need to use the most straight forward method.”

Dong Xuebing doesn’t understand what Xie Huilan meant.

“Tomorrow is the Party Committee meeting, right?” Xie Huilan calmly said. “Everyone thinks that you will lose to Lui Dafa. But if you get more votes and got the position, it will be a heavy blow to Lui Dafa. After you become the Chief of Investment Promotion Agency, he will be your subordinate, and you will have ways to deal with him.” Xie Huilan had been preparing for this upcoming Party Committee meeting these few days. This meeting will decide Dong Xuebing’s future, and she is very concerned about it.

Dong Xuebing understood what Sister Xie said.

That’s right. If I snatched Lui Dafa’s promotion from under his nose, it would be more satisfying than putting Li Hong under detention for a few days!

Dong Xuebing only want Lui Dafa to suffer and revenge for Sister Yu!

That’s right!

I must get my Section Chief!

Chapter 302 – County Party Committee Meeting

The next morning.

Lui Dafa’s house. Li Hong had prepared Lui Xiaolei’s bag and asked him to go to school.

After her son had left the house, Li Hong no longer hides the unhappiness on her face. She turns to her husband. “I had withdrawn the money. 120,000 RMB. Do you know how much money is left in our savings? Our bank account is almost empty! I had never seen such a useless government leader like you! Our son had been disfigured! Even if I had scratched that bitch’s face, what can they do? Ah?! That Dong Xuebing had also hit our son and me! Why didn’t you settle the score with him, and we still have to compensate 120,000 RMB to them?! How are we going live without any savings? Ah? Tell me!”

Lui Dafa hit the table. “Enough!”

“You are useless, and you still dare to bang tables in front of me?!” Li Hong stared at Lui Dafa.

Lui Dafa shouted. “If you did not create this mess, I will not need to give in to them.”

These two days, Lui Dafa and his wife quarreled day and night, and in the end, Lui Dafa cannot be bothered to quarrel with her anymore. “I had agreed to compensate them is because I want to settle this as soon as possible. The County’s Party Committee Meeting is today, and the Chief’s position will be finalized. During this period, I cannot afford to have any accidents. After I become the Chief, a few hundred thousand RMB is nothing. Why can’t you have some foresight?”

Li Hong thought for a while and asked. “Is your promotion confirmed?”

“No problem.” Lui Dafa replied. “It had been confirmed.”

Li Hong heard that and stopped quarreling with Lui Dafa. “I will cook something for you. What would you like to eat?”

“I will eat at my workplace and wait for news at the same time.” Lui Dafa’s mood was not affected by Yu Meixia’s incident. Just like he said, if he becomes the Chief, he will have everything.

……

County Party Committee Building.

Xiang Daofa and Publicity Department Director Chen Tongbing are chatting in Xiang Daofa’s office.

“Secretary Xiang.” Chen Tongbing said. “I heard Mayor Xie had been busy recently.”

Xiang Daofa smiled and did not think much about it. Since Xie Huilan was transferred to Yan Tai County, she had minded her own business, and seldom clash with Xiang Daofa during important meetings and decisions. Xiang Daofa knew Xie Huilan is waiting for an opportunity and will not go against him if she is not confident of winning. But this time Xie Huilan had suddenly nominated Dong Xuebing as the Chief of Investment Promotion Agency. This move is obviously putting herself against Xiang Daofa openly, and it surprises Xiang Daofa. He did not expect Xie Huilan to be so concerned for Dong Xuebing. If it was because Dong Xuebing had saved her life and she wants to return the favor, then Xiang Daofa will think she is not matured as a Mayor. Or could it be that Xie Huilan is confident she will win?

Chen Tongbing also does not understand why Xie Huilan is doing this. Xiang Daofa controls the majority of the votes in the Party Committee, and no matter what Xie Huilan does, she stands no chance. Why is she still trying to go against Xiang Daofa? What is she plotting?

“I heard Secretary Cao…” Chen Tongbing said.

Xiang Daofa nodded. “I know about it. Old Cao had told me. It’s fine.”

Chen Tongbing was relieved when he heard Xiang Daofa’s reply. He is very close to Lui Dafa, and Lui Dafa can join Xiang Daofa’s faction is because of his recommendation. He does not want any accidents to happen.

……

At the same time, Commission for Political and Legal Affairs Secretary Huang Li is also in Xie Huilan’s office.

Huang Li had disagreed with Mayor Xie’s decision to go against Xiang Daofa openly now, as he felt this is not the right time. Dong Xuebing will not win against Lui Dafa, and other than Lui Dafa, no one else can take over the position of the Chief of Investment Promotion Agency. Xie Huilan’s reputation and authority will be affected. But Huang Li did not stop Xie Huilan, because he is the only person in Yan Tai County who knows Dong Xuebing is Xie Huilan’s boyfriend. Mayor Xie will not sit around and watch her boyfriend gets bullied. Secretary Xiang had tried to suppress Dong Xuebing several times. He even plots to get rid of him. That’s why Huang Li will not stop Xie Huilan from standing up for her boyfriend.

In the office, Huang Li discussed the meeting agenda with Xie Huilan before the meeting.

At the end of their conversation, Huang Li brought up the topic of Investment Promotion Agency’s Chief.

Xie Huilan smiles and looks at Huang Li. “Secretary Xiang’s faction is not as united as you think. All of their members have their own thinking and don’t belittle Xiao Dong. Xiao Dong had achieved many amazing feats within a year of joining the Public Security Bureau. I know many people do not like Xiao Dong and felt he is immature, rash, and kept offending others. But many people had forgotten Xiao Dong had helped many people.”

Huang Li remembered Cao Xupeng and immediately understood why Xie Huilan had nominated Dong Xuebing.

Huang Li realized that Xie Huilan had thought about this. She is not only going to support her boyfriend but also to stir up a storm!

……

Dong Xuebing quietly closed the doors of Yu Meixia’s ward. He went to ask the doctor about Yu Meixia’s condition, before driving back to the County’s Public Security.

The Party Committee Meeting is about to start, and Dong Xuebing cannot accompany Sister Yu anymore. During this period, he must return to work and not let others get any opportunities to complain against him. When Dong Xuebing thought about the Party Committee Meeting, his face turns cold. He had put in all his efforts, and this meeting will decide on his future, Yu Meixia’s revenge, Xie Huilan’s authority, and many more. To Dong Xuebing, this is a war he cannot afford to lose.

Dong Xuebing must win!

He must get the Section Chief rank’s position!

Dong Xuebing crossed his arms and sat in his office with his eyes closed.

As Dong Xuebing waits for the results, the Party Committee Meeting starts.

The air is tense in Meeting Room 1, and the committee members slowly entered the room. Most Counties Party Committee Meeting will place nametags on the table, and all the members will know where they are seated. However, in Yan Tai County, there are no nametags on the meeting table. But that does not mean the committee members can sit wherever they want. For example, the head of the table is reserved for the County Party Committee Secretary, followed by the rest of the members based on their rankings. Every time the members’ rank changes, their seats will change.

Almost all the members had arrived except for the Party Secretary and Mayor.

The leaders will usually arrive slightly later, and this is their culture.

After a while, Xiang Daofa and Xie Huilan walked towards the meeting room together. They were chatting and smiling as they entered. On the surface, they look harmonious, but all the Committee members knew this is the hypocrisy of government leaders.

Xiang Daofa is the number one leader in Yan Tai County, and that’s why when both entered the meeting room, Xie Huilan walks slightly behind him. Although she is not lagging Xiang Daofa by a lot like other subordinates, she had given him respect. As both were about to enter the meeting room, Xie Huilan stopped chatting with a smile and entered the room first. This is to let Xiang Daofa be the ‘finale.’ No one can find any fault with Xie Huilan’s actions.

Xiang Daofa cleared his throat, and everyone sat upright.

The door closed, and Xiang Daofa walked to the head of the table and sat down.

This is the second Party Committee Meeting of the mount. County’s Party Committee Secretary – Xiang Daofa, Party Committee Deputy Secretary / Mayor – Xie Huilan, Party Committee Deputy Secretary – Cao Xupeng, Organization Department Head – Yang Tao, Secretary of the Political and Legal Committee – Huang Li, Secretary of the Commission for Discipline Inspection – Duan Zhengan, Head of the Publicity Department – Chen Tongbing, Executive Deputy Mayor – Zhou Pingzhi, Head of People’s Armed Forces – Xiong Zhiyong, Head of the County’s Party Committee Office Administration – Lian Yanshan, Deputy Mayor – Geng Yuchao, were all present. The meeting minutes will be recorded by Xiang Daofa’s Secretary Zhou Jun.

After a while, Xiang Daofa opened the document in front of him and took a sip of tea from his teacup.

This is Xiang Daofa’s habit, and the meeting will start officially when he placed his cup back on the table.

As usual, there are the meeting starts with the more straightforward issues which the members have no differences. Xiang Daofa read out a document from the City Government and announced the instructions from the top. After that, he talked about Yan Tai County’s economic developments, City developments, etc. It is almost the end of the year, and their meetings will mostly discuss the positive issues and will leave the problems until next year.

An hour passed, and the meeting was only halfway.

At this time, some controversial issues were brought up for discussions.

This year’s National, Provincial, City had raised issues on the water conservancy projects conducted by the Counties’ Party Committee and Counties’ Governments. This is an important order from the top about the water conservancy developments. The leaders and departments at all levels must compile with the Central Government’s orders to strengthen agriculture and speed up the vital water conservancy projects on the rivers within the cities and integrate it with the surrounding infrastructure. The projects will be divided and assigned to different levels. All levels of the government must be proactive in working on these projects and must increase the investment.

This had been planned before Xie Huilan was appointed as the Mayor. But now, she suddenly proposed to let the County Government supervise all the funds that are being used for the projects and let one of the Deputy Mayor be the overall in charge of the projects.

Deputy Mayor Geng Yuchao knew this proposal will not be approved, and Mayor Xie should be using this proposal to see Xiang Daofa’s reaction. But after Xie Huilan finished speaking, Geng Yuchao still showed his support for the proposal. Geng Yuchao had some differences with Xiang Daofa in the past. After Xie Huilan comes to the County, he immediately joins her faction. Every Committee Meeting, he will be the ‘Vanguard’ of Xie’s faction.

Xiang Daofa did not say anything and took a sip of tea.

The Head of People’s Armed Forces, Xiong Zhiyong, was the first to open fire. “What proposal is this? You are just showing that you do not have trust in our leaders!”

Xie Huilan also did not say anything. She sat there, sipping on her tea, and flips her documents. Although this proposal was submitted by Xie Huilan, as the Mayor, she will not argue with someone uncouth like Xiong Zhiyong.

Geng Yuchao frowned and said. “This is not a matter of trust. We are just putting the person in charge to lead the project. This is the correct procedure, and we can monitor the fund better. We are just following the City’s orders to increase transparency, and we can prevent any corruption too!

Xiong Zhiyong is tall and big. He also has the loudest voice within the committee members. “The water conservancy project is going smoothly, and we should avoid changing the person at the top! What you are doing will disappoint our comrades.”

“Director Xiong.” Huang Li said. “I heard one of the leaders involved in the project had received bribes, and the Commission for Discipline Inspection had confirmed his crimes.”

Xiong Zhiyong looks at Huang Li. “That is an individual case. How can you treat everyone the same? If someone from one of the departments under the Political and Legal Department received bribes, are we going to hold the leader responsible?” Xiong Zhiyong is referring to Huang Li, and he continued. “Furthermore, the fund for the water conservancy project is monitored by relevant departments. The projects are ongoing smoothly. If we put someone in charge suddenly, and affected the morale of the men on the ground, causing delays, who is going to be responsible for it?”

Publicity Department Head, Chen Tongbing added. “Director Xiong is right. The waterworks department, Old Xu is capable and experienced. He should carry on heading these projects.”

The Head of the County’s Party Committee Office Administration, Lian Yanshan, also disagrees with Xie Huilan’s proposal.

Xiong Zhiyong said emotionlessly. “That’s why this proposal is not well planned.” After attacking Geng Yuchao and Huang Li, Xiong Zhiyong starts to attack Xie Huilan.

They still have not discussed the most critical issue of the day, and both sides are getting aggressive.

Huang Li and Geng Yuchao look at each other.

Xiang Daofa listened to both side’s arguments and put down his teacup. “Let’s vote to decide.”

The outcome from the voting is obvious. Including Xie Huilan’s vote, her proposal only got four votes. Geng Yuchao, Huang Li, and Executive Deputy Mayor, Zhou Pingzhi, had voted to support this proposal. During the restructuring of the County’s leaders some time ago, Zhou Pingzhi had not chosen a side. Still, he is the Executive Deputy Mayor, and Xie Huilan is his direct supervisor. Thus, he is closer to Xie Huilan, and this Waterworks Department proposal was submitted after the County Government discussed it. Naturally, he will support this proposal.

This test had shown much information about the committee.

Huang Li felt things are not looking good for his side.

Xie’s faction can only get four votes at most. Mayor Xie, Huang Li, Geng Yuchao, and Zhou Zhiping.

Xiang’s Faction is their opposite.

Out of the remaining seven party members, six voted to oppose this proposal, and Xiang Daofa was the only one who did not vote.

Needless to say, Lian Yanshan, the Party Committee’s Office Director, will undoubtedly support Xiang Daofa.

Xiong Zhiyong is obviously Xiang Daofa’s men, and also their faction’s vanguard.

Chen Tongbing, the Head of the Publicity Department, was groomed by Xiang Daofa, and Xiang Daofa had helped him get promoted to his current position.

Cao Xupeng, Duan Zhengan, and the head of the County’s Organization Department, Yang Tao, are leaning more towards Xiang Daofa’s faction. They had been very supportive of Xiang Daofa since he was promoted to the Party Committee Secretary.

The result is obvious. The Party Committee is one-sided.

Xie Huilan seems to have expected this result and did not say anything.

The following issue to be discussed is a proposal put up by Xiang Daofa. He wants to realign the direction of the villages’ infrastructure upgrading. Xie Huilan held up her teacup graceful, and Geng Yuchao got the hint. Mayor Xie wants her faction to be heard in this meeting, and Geng Yuchao immediately opposes this proposal. Huang Li also step forward to oppose Xiang Daofa’s proposal.

After some debate, Xiong Zhiyong started attacking. “I don’t understand. Improving the infrastructure of the villages is for the benefit of our people. Don’t tell me that you all want to see our villages in a run-down state?”

Geng Yuchao controlled his anger. “Director Xiong! Stop twisting my words! When did I say we should not upgrade our villages’ infrastructure?”

Xiong Zhiyong frowned. “Secretary Xiang’s proposal is targeting our Yan Tai County’s current situation. Why are you all worrying so much?! With so many worries, we might as well don’t do anything!”

Huang Li and Geng Yuchao had a grudge with Xiong Zhiyong for a long time before.

Xiong Zhiyong is an uncouth fellow, and usually, the Head of the Armed Forces has the least say on these policies. But Xiong Zhiyong did not realize this and wants to interfere with everything. He is the type who pinpointing others without any regard for the facts. He was one of Xiang Daofa’s supporters when the former Party Secretary, Chang Lei, was still in power. Xiang Daofa only needs to give him a look, and Xiong Zhiyong will voice out against Chang Lei. Now, he is doing the same to Xie Huilan. As long as it is something proposed by Xie Huilan, he will oppose it. Also, the words he used are crude and rude.

Huang Li and the rest cannot do anything to Xiong Zhiyong’s behavior.

On the other hand, Xiang Daofa likes Xiong Zhiyong very much. The latter will always be the first to attack the other faction and is not afraid of offending others. This is someone Xiang Daofa needs at the Committee meeting, and Xiang Daofa knows Xiong Zhiyong is not as rash as he looks.

After started attacking Xie Huilan’s faction, and the rest joined in.

The proposal had to be voted, and Xie Huilan’s faction got four votes from the same people again. Other than Cao Xupeng, who had given up his vote, everyone else voted to support the proposal.

Another defeat.

Xie Huilan was still smiling and sitting there steadily.

Geng Yuchao was panicking. He felt Mayor Xie had chosen the wrong time to pick a fight with Xiang Daofa.

They have no chance to win!

Chapter 303 – Fierce Confrontation

Party Committee.

Meeting Room 1.

The Party Committee Meeting was more than halfway done. After the first two times of voting, Xie Huilan did not bring up any issues, nor oppose Xiang Daofa’s proposals. She seemed to be retreating, but the people from the Xiang’s faction are still out for blood. When Huang Li or Geng Yuchao said anything, Xiong Zhiyong, Lian Yanshan, and Chen Tongbing will just attack them mindlessly. Xiong Zhiyong was the most aggressive, and he even directs his attacks on Xie Huilan, without showing any respect to her rank. This is to challenge Mayor Xie’s authority and influence. Xiang Daofa did not say much at the meeting as he had planned everything before the meeting.

Geng Yuchao and Huang Li are under immense pressure, and they did not look good after being targeted by Xiang’s faction.

Even after all these, Xie Huilan did not say anything to retaliate, and she only narrows her eyes and smile.

Ten minutes…

Half an hour…

One hour…

The meeting is coming to an end.

In the spacious meeting room, Xiong Zhiyong said loudly. “I disagree with what Mayor Xie said.” He had said this line several times today. “The Central Government is encouraging economic development. Why must we be overly cautious like this? We must monitor our men closely, and need to do this and that… If we are going to do all these, we will not have time for any developments! What you are doing is to demoralize our men!”

Xiang Daofa smiled and said. “Mayor Huilan only wants our men to be on high alert.”

Xiong Zhiyong lowered his head and took a sip of water.

“Alright. Let’s put this issue aside first.” Xiang Daofa did not let Xie Huilan speak again.

Geng Yuchao and Huang Li were mad as they watch Xiang Daofa and Xiong Zhiyong putting up an act. They knew their side must put up a forceful retaliation, or Mayor Xie’s authority and influence will be affected after this meeting. Xie Huilan had been transferred from other places not long ago, and it will be hard for her to do anything if she lost the respect from the men on the ground.

Xie Huilan was still smiling and drinking her tea as if nothing had happened.

Huang Li was impressed. How many people can have such a spirit like Mayor Xie?

Finally, the grand finale of the meeting.

Xiang Daofa flipped open a document and look at Xie Huilan and her people. “Old Meng of the Investment Promotion Agency had applied for early retirement because of his health. This is an important position… and we need investments to improve our County’s economy. Let’s discuss who is more suitable to take over this role.” He turns to the head of the County’s Organization Department, Yang Tao. “Old Yang, what is the outcome of the Organization Department’s investigation?”

Everyone at the meeting was on high alert.

This is the highlight of today’s meeting. During the Party Committee Meetings, Mayor Xie’s first proposal is very sensitive. But compared to the appointment of key positions, her first proposal is not worth mentioning. Everyone knows Xiang Daofa wants to deal with Dong Xuebing and had even ordered the Commission of Discipline Inspection to investigate him. But the moment the investigation is over, Mayor Xie nominated Dong Xuebing for promotion. This is a challenge to Xiang Daofa’s authority, and this challenge can decide many things. Almost every government staff in Yan Tai County are watching this closely.

The meeting room immediately becomes tense.

Yang Tao cleared his throat and opened a document. “Under the instructions of Party Secretary Xiang and Secretary Cao, we had looked into two candidates, Investment Promotion Agency Deputy Chief Lui Dafa and Public Security Bureau Deputy Chief Dong Xuebing. Lui Dafa had outstanding performances at work and has shown a stable character. He has the foresight and…” Yang Tao introduced Dong Xuebing and Lui Dafa briefly on their positive points.

Xiang Daofa nodded in acknowledgment.

Geng Yuchao said. “I think Dong…”

“Old Yang, who do you think is more suitable?” Xiang Daofa interrupted Geng Yuchao.

Geng Yuchao was forced to stop and is looking terrible.

Lian Yanshan, who was sitting beside Geng Yuchao, looks at him with a smirk.

Yang Tao steadied himself and said. “I think Old Lui is more suitable. Secretary Xiang is right. The role of the Investment Promotion Agency Chief is very important. We had mentioned earlier that our County will be focusing on getting investors next year, and we need someone like Lui Dafa. I am not sure about Xiao Dong’s ability to attract investors. Still, he is only twenty-four years old, and his age is not suitable for this role.” As the head of the County’s Organization Department, his views are objective. Even if Yang Tao is not on Xiang Daofa’s side, he will also not agree to let Dong Xuebing take over this position, because of his age.

Xiang Daofa nodded.

Xie Huilan turns and looks at Geng Yuchao.

Geng Yuchao immediately says. “I admit Chief Dong is young, but who says being young is not capable? In fact, I think Xiao Dong’s age is his advantage. All of us know that our County had failed to attract investors all these years, making us lose out to other Counties. The problem is with our conceptions, and it is time to inject new blood into this department. If Old Lui takes over this position, nothing will change. That’s why I think Chief Dong is more suitable.”

The County’s Party Committee Office Director Lian Yanshan retorted. “I know about Chief Dong’s resume. He had joined the State Security before he was transferred to the Public Security, and these two places are under the Police system. I will not doubt Chief Dong’s ability to solve cases and arrest criminals. But attracting investors is too different from Public Security. Can you ask a martial arts expert to write literature? It is the same.”

Huang Li interrupted. “Don’t jump to conclusions. Who is good at everything when they are born? Director Lian, you are also from the military, and what you are doing now is different from the army.” He paused for a second. “From what I know, Chief Dong was doing administrative work in the State Security and was in charge of General Affairs Office. He has experience in administrative duties, and I believe he can take up this role.”

Chen Tongbing shook his head. “What if he can’t succeed in this role? No one had seen Chief Dong’s ability to attract investors. If we choose him, it will be a gamble, and it will be irresponsible.”

Lian Yanshan coldly added. “Director Chen is right. The Japanese investment site visit team had left our County because of Xiao Dong. This shows that he does not have experience in dealing with investors. How can he take on such an important role? I still think Chief Lui is more suitable. He has the experience and had been working in the Investment Promotion Agency for some time. He is familiar with the work and can hold his ground by speaking with investors.”

Huang Li frowned. “The Japanese site visit team had committed crimes, and what’s wrong with Xiao Dong executing his duties? He is a leader with the Public Security Bureau and not from the Investment Promotion Agency at that time. Are you saying that Xiao Dong should also do the job of getting investors while solving cases?”

Lian Yanshan looks at him. “I am saying Xiao Dong is too aggressive!”

Huang Li replied mockingly. “Upholding the law is a serious issue. Are you expecting the authorities to educate the criminals nicely and don’t charge them for their crimes?”

The Committee Members argued without any conclusion.

While they are arguing, Xiang Daofa and Xie Huilan did not say a word.

After a few minutes of arguing, Xiang Daofa took a sip of tea and put down his cup, making a sound.

Everyone stopped and looked at Xiang Daofa. They knew Xiang Daofa is about to say something.

Xiang Daofa raised his head and said. “Old Lui will be the Chief of Investment Promotion Agency. Dong Xuebing is too young, and he is not even thirty. He should gain more experience first.” Xiang Daofa did not even ask the committee members to vote and decided on it. What he said about Dong Xuebing seems to be referring to Xie Huilan too. Everyone knows Mayor Xie’s age is around thirty.

Geng Yuchao and Huang Li’s face changed.

Lian Yanshan and Chen Tongbing were gloating by their side.

Suddenly, Xie Huilan, who had been keeping quiet, looks at Xiang Daofa with a smile. “I think Xiao Dong is more suitable. Secretary Xiang, let’s vote on this.”

The air froze.

Since the start of this meeting, this is the first time Xie Huilan opposes Xiang Daofa’s decision openly.

Lian Yanshan looked at Xie Huilan and thought. Is she going to retaliate? But where did she get her confidence?! Can’t she tell the committee is not in her favor?

Chen Tongbing had more information than Lian Yanshan and is not surprised.

Xiang Daofa looks at Xie Huilan calmly and smiles. “Alright. Let’s vote.”

“I support Secretary Xiang’s decision.” Lian Yanshan was the first to vote. “Lui Dafa is more suitable to take over the Investment Promotion Agency!”

Geng Yuchao said. “I support Mayor Xie’s decision. The Investment Promotion Agency needs a younger leader to lead them!”

Huang Li added. “I also agree with Mayor Xie’s nomination. Xiao Dong has been outstanding in his work, and we must appoint him to take on bigger roles!”

Yang Tao looks at them. “I stand by what I said. Old Lui.”

Within a minute, both sides hit a stalemate—3 votes vs. 3 votes.

But this draw is only temporary. Chen Tongbing said. “I support Secretary Xiang’s decision. Xiao Dong is too young, and an older leader should oversee the Investment Promotion Agency. I pick Lui Dafa.”

Xiang Daofa has four votes, and Xie Huilan has three votes. The winner will emerge soon.

Geng Yuchao is nervous and kept looking at Xie Huilan. Among the remaining Committee Members, other than the Executive Deputy Mayor Zhou Pingzhi, they might not get another vote. This will be their defeat!

Chapter 304 – The deciding vote!

At this critical moment, Xie’s Faction is not looking good.

Xie Huilan is indifferent to the existing number of votes and played with her teacup on the table. She smiles and looks at Cao Xupeng.

From the start of the meeting, Cao Xupeng has been on Xiang Daofa’s side. Other than giving up his vote once, he had supported all the proposals put up by Secretary Xiang. But when Cao Xupeng saw Xie Huilan looking at him, he said. “… I support Dong Xuebing.” He did not give any explanation for his decision.

Yan Lianshan frowned and took a glanced at Cao Xupeng.

Geng Yuchao was surprised and took a deep breath.

It is four votes against four votes!

Xiang Daofa, Chen Tongbing, Huang Li, and a few others were not surprised by Cao Xupeng’s decision. Before the start of the meeting, Cao Xupeng had told Xiang Daofa that he will be voting for Dong Xuebing because Dong Xuebing had volunteered to replace him as a hostage during the jailbreak case. This is equivalent to saving his life, and he had to repay this favor no matter what. But he is also worried Xiang Daofa will misunderstand his action. That’s why he went to Xiang Daofa before the meeting to tell him about his decision.

Xiang Daofa did not get angry and was glad that Cao Xupeng had told him this before the meeting. If Cao Xupeng had not told him anything about this and voted for Dong Xuebing during the meeting, he will be mad.

Xiang Daofa had a faint smile on his face and was unfazed with Cao Xupeng’s vote.

Everything is still under his control.

Lian Yanshan and Geng Yuchao remembered some rumors and understood why Cao Xupeng supported Dong Xuebing. He was not supporting Xie Huilan and had voted for Dong Xuebing because he owes Dong Xuebing a favor.

Geng Yuchao suddenly felt his side might have the chance to turn the tides around!

Cheng Tongbing, Yang Tao, and the rest were not worried at all. Cao Xupeng’s decision will not change anything except giving Xie Huilan’s side one more vote. Nothing will change. Duan Zhengan, Director Xiong, and their votes will add up to six votes, and it’s more than half of the eleven votes.

It suddenly becomes tense for a while after Secretary Cao voted for Dong Xuebing, but it was only for a while.

The room was silent for a few seconds after Cao Xupeng vote.

Xie Huilan suddenly made an expected move. She looks at the Secretary of the Commission for Discipline Inspection, Duan Zhengan, and smiled. “Secretary Duan, what about you?”

Lian Yanshan, Chen Tongbing, and the rest were stunned. The way Xie Huilan asks this question is weird.

Geng Yuchao and Huang Li exchanged looks and don’t understand why Mayor Xie is asking someone from the Xiang’s Faction.

What happened next surprised everyone. Duan Zhengan, who had been supporting Xiang Daofa’s proposals since the start of the meeting, hesitated. He looked down at the document in front of him and said. “… Dong Xuebing.” After he said Dong Xuebing’s name, he did not look at anyone and sat there quietly.

No one expected Duan Zhengan to switch sides too!

Geng Yuchao, Yang Tao, and the rest were speechless.

Xiang Daofa frowned and stared at Duan Zhengan angrily. Duan Zhengan had not discussed this with him about this, but he had heard rumors that the child Dong Xuebing saved at Fen Zhou City’s zoo is related to Duan Zhengan. Xiang Daofa thought nothing about it, and as he does not believe the rumors. But from Duan Zhengan’s decision, the rumor should be true.

What is Old Duan doing?!

Xiang Daofa is not angry with Duan Zhengan voting for Dong Xuebing. He is angry with him because Duan Zhengan had not informed him before the meeting.

At this time, Lian Yanshan, Chen Tongbing, and the rest remembered about the rumor they heard about the Wildlife Safari Zoo and understood why Duan Zhengan voted for Dong Xuebing. Some of the Committee Members’ faces changed and knew things are not looking good for them.

Geng Yuchao’s heart is racing.

Huang Li exchanged looks with Geng Yuchao.

Five votes against four votes!

Geng Yuchao is very excited. He had thought it is a bad decision for Mayor Xie to go against Secretary Xiang now, and she will stand no chance against him. But now, the tides had changed, and they are only one step away from victory. Five vs. four, and with Zhou Pingzhi’s vote, Mayor Xie will get six votes, and it is the majority votes!

We won?!

Geng Yuchao could not believe this is happening.

Huang Li had thought more about Xie Huilan’s actions than Geng Yuchao. He was deeply impressed with her, as he realized Xie Huilan had not brought up a few controversial issues and proposals to see her opponents’ reaction. She had done everything for this appointment issue. She knew from the start that Xiang Daofa controls most of the votes in the Committee, and what’s there to test their reactions? It will only increase her opponents’ morale and make her look bad.

But because of the sensitive issues, Xie Huilan brought up, Cao Xupeng and Duan Zhengan supported Xiang Daofa by voting for him and had made enough contributions. That’s why when it comes to the appointment of the Chief of the Investment Promotion Agency, they were not pressured to vote for Dong Xuebing. If Mayor Xie did nothing and brought up the issue of Dong Xuebing’s appointment, Cao Xupeng and Duan Zhengan might not support Dong Xuebing because of Xiang Daofa. Xie Huilan had provided them a platform to minimize their pressure to vote for Dong Xuebing.

What a grand strategy!

All this while, Xie Huilan had placed her bets on the last issue!

Five votes vs. four votes! Xie Huilan’s Faction can be declared the winner!

On the other hand, Lian Yanshan and Chen Tongbing were shocked. They had belittled Xie Huilan all this while and did not expect her to be so cunning.

Xiang Daofa shifted his eyes from Duan Zhengan to Xie Huilan and smile suddenly.

Chen Tongbing and the rest thought everything is over when they saw Xiang Daofa’s expression. This is not the end?! Secretary Xiang still has a hidden card up his sleeves?

The answer is revealed shortly.

When Huang Li and Geng Yuchao look at Zhou Pingzhi, Xiang Daofa also turn and looks at him.

Zhou Pingzhi hesitated for a second and said. “… I support Secretary Xiang’s decision.”

What?!

Huang Li’s face changed immediately. You support Xiang Daofa?! What are you saying?!

Chen Tongbing and Lian Yanshan did not expect this outcome and were suddenly relieved. They looked at each other and smiled.

Geng Yuchao held his cup tightly. Although Zhou Pingzhi had not expressed his desire to join Xie Huilan’s Faction, he had been close to him from the start. He can be considered their allies! When was he bought over by Xiang Daofa? Why did he switch sides at this critical moment? Could it be Zhou Pingzhi is a mole planted by Xiang Daofa in the County Government? Or could they have some private agreement?

Zhou Pingzhi had changed everything with his vote.

Xie Huilan narrowed her eyes to a slit as she looks at Zhou Pingzhi.

Zhou Pingzhi lowered his head after voting and pretended not to see or hear anything.

Five votes vs. five votes! It’s a draw now!

Geng Yuchao’s heart sank and almost banged the table from his anger. He wants to question Zhou Pingzhi why he voted for Xiang Daofa. His vote will determine Xie Huilan’s victory! What was he thinking?

Huang Li sighed silently as he knew all their efforts were in vain. Every Committee member had voted except for the head of the Armed Forces, Xiong Zhiyong. Everyone knows who Xiong Zhiyong will vote for. He had been a hardcore supporter of Xiang Daofa since the latter was appointed the Mayor of Yan Tai County, and is the enemy of the Xie’s Faction. Since Xie Huilan was appointed as the Mayor, Xiong Zhiyong had challenged Xie Huilan countless times during the Committee Meetings.

That’s it!

After plotting for so long, they still lose to Xiang Daofa!

Huang Li and Geng Yuchao were unwilling to accept defeat!

Xiang Daofa let out a laugh softly. “That’s settle. Lui Dafa will be appointed the Chief of Investment Promotion Agency.”

Chen Tongbing, Lian Yanshan, and the rest smiled. This was a close shave for them, and when they thought about it, they still get the shivers.

Xie Huilan looked at Xiang Daofa and said. “Secretary Xiang, if I remember correctly, the votes now are five vs. five, and we have eleven committee members. There should be one more vote.”

Xiang Daofa paused for a second and laughed. “Director Xiong still has not voted, right? Zhiyong?

The winner had been decided, and everyone looks at Xiong Zhiyong. Some of them start to wonder why Old Xiong had been keeping quiet after the voting started. He has been aggressive and on the offensive since the start of the meeting. Is he tired?

Huang Li and Geng Yuchao did not even look at Xiong Zhiyong as they felt the outcome had been decided.

Xie Huilan smiles and looks at Xiong Zhiyong with narrowed eyes.

Xiong Zhiyong noticed everyone was looking at him and drank his water in one gulp. After finishing his glass of water, he looks at the rest of the Committee Members and said something shocking. “… I support Mayor Xie’s nomination.”

Huh?!

You support Xie Huilan?!

Everyone was stunned by what they heard.

All the Committee members had encountered all sorts of difficult situations, but they still gasped in shock!

Lian Yanshan, Chen Tongbing, Cao Xupeng, and Duan Zhengan were dumbfounded!

Everyone might not be so surprised if it was anyone of them in this meeting room that supports Xie Huilan. How is it possible for Xiong Zhiyong, the leader of the anti-Xie Faction, to support her?!

WTF?!

Xiang Daofa’s face turned black immediately!

Chapter 305 – Win!

“… I support Mayor Xie’s nomination.”

Xiong Zhiyong had cast his deciding vote.

6 vs. 5 – Xie Huilan had won!

What happened? No one can figure out what was going on!

Chen Tongbing’s face changed because of his anger. He took a glance at Lian Yanshan and Yang Tao, and noticed they are looking terrible. After Xiong Zhiyong cast his vote, one could hear a pin drop in the meeting room. Xiong Zhiyong also lowered his head and looked at the document in front of him.

Huang Li and Geng Yuchao looked at each other in shock.

Xie Huilan stopped smiling and looks at Xiang Daofa. “… Secretary Xiang?”

Everyone at the meeting turned to look at Xiang Daofa.

The results are out, and it’s not the time to wonder why Xiong Zhiyong decided to backstab Xiong Daofa at the last minute. As the Party Committee Secretary, the most powerful man in Yan Tai County, he has the power to veto the result forcefully. But no Party Secretaries will use this power easily. He would be telling the City Government leaders that he does not have control over the County.

Xiang Daofa kept quiet.

Lian Yanshan, Chen Tongbing, and the rest of the committee members knew Xiang Daofa is considering vetoing the result.

One second…

Two seconds…

Three seconds…

Xiang Daofa sighed in his heart.

Xiang Daofa cannot veto the result. If the candidate is someone else, he can still use it and try to make up for it later. But the candidate is Dong Xuebing. Dong Xuebing had solved the Provincial Museum break-in case, saved many people, fought a tiger, and made numerous contributions to the County. Many higher-ups had heard of Dong Xuebing. If Xiang Daofa forcefully stopped Dong Xuebing from getting appointed, the Provincial and City leaders will think badly of him, and this decision will affect the morale of other staff in the County.

That’s why Xiang Daofa cannot veto!

The consequences are too big for Xiang Daofa to bear!

“… Dong Xuebing will be appointed as the Chief of Investment Promotion Agency.” After saying this, Xiang Daofa close the document in front of him and said. “That’s all. Dismissed!” Xiang Daofa does not have the mood to continue with the meeting. He thought he would dominate the meeting, but he lost to Xie Huilan. This is his first defeat after he becomes the Party Secretary.

Lian Yanshan, Chen Tongbing, and the rest packed their stuff quietly and prepared to leave.

Duan Zhengan was the first to stand up and was about to leave.

“Secretary Duan, I need to speak to you.” Xie Huilan smiled and walked beside Duan Zhengan. “Let’s talk on the way.”

Duan Zhengan is responsible for Xiang Daofa’s faction defeat today and felt he should give him an explanation. He was about to go to Xiang Daofa’s office to wait for him, but Xie Huilan stopped him. Duan Zhengan was speechless, but Xie Huilan is the Mayor, and he cannot reject her.

Chen Tongbing cursed in his heart as he looks at both walking out of the meeting room.

Huang Li looks at Xie Huilan’s back and immediately understood what she is doing. Xie Huilan is trying to split Xiang Daofa’s faction members and make them doubt each other. He quickly winked at Geng Yuchao and approached his old friend Cao Xupeng. They were formerly under Party Secretary Chang Lei and were close friends.

“Old Cao, it’s almost lunchtime. Let’s have lunch together.” Huang Li said.

Cao Xupeng waved his hand. “I still have some work to do.”

“I can wait.” Huang Li quickens his pace and walks out of the meeting room with Cao Xupeng.

Geng Yuchao saw Xiong Zhiyong carrying his teacup out of the meeting room and chased after him. “Director Xiong, let’s walk together.”

Chen Tongbing is furious to see what Xie Huilan’s men are doing.

Although Chen Tongbing knows this is a provocation, he can’t help getting angry with Xiong Zhiyong and Duan Zhengan.

……

County Investment Promotion Agency.

Lui Dafa had just returned from lunch, and his phone rang.

Lui Dafa’s heart starts to race as he saw it was Chen Tongbing calling. He had been waiting for this call the whole morning. He answered the call, excitedly. “Director Chen.”

“……” Chen Tongbing kept quiet, and Lui Dafa can only hear his breathing.

Lui Dafa said. “Director Chen?”

Chen Tongbing replied. “Something unexpected happened. Dong Xuebing is appointed.”

“Ah?” Lui Dafa was stunned. “Dong Xuebing?”

“Old Lui, you must stay calm.” Chen Tongbing sighed and consoled him. “You will still have opportunities in the future.”

After hanging up the call, Lui Dafa felt his head was spinning and almost fell. He was in a daze as he thinks of what Chen Tongbing said. How is this possible? If he cannot get promoted this time, he will never get any chance in the future. With Dong Xuebing as his superior, how can he get any opportunity?

Ring… ring… ring… Lui Dafa’s phone rang again.

Lui Dafa answered the call in a daze.

It was Li Hong who called. “Old Lui, has the Committee meeting ended? When is your official appointment?”

Lui Dafa flared up. “Shut up!”

“Why are you shouting at me?!” Li Hong is in a good mood as her husband is going to be promoted, but she got a scolding from him instead. “What’s wrong with you?! Are you drunk?”

“I am not appointed as the Chief!”

“… what do you mean?”

“Dong Xuebing was appointed as the Chief! Understand?! Ah?!”

Li Hong is shock and furious. “Him? He is going to be the Chief of the Investment Promotion Agency?! Didn’t you say Secretary Xiang and Director Chen is supporting you, and it had been decided? What happened?”

“How do I know?!”

The higher the expectation, the greater the disappointment! Lui Dafa and Li Hong had expected to get the Chief’s position and cannot accept reality.

……

At the same time.

County Public Security Bureau. Dong Xuebing is in his office smoking. He had smoked a packet of cigarettes in the morning, and his office is filled with smoke. Dong Xuebing opens his window to air his office when Xie Huilan called.

Dong Xuebing held his breath as he answered. “Hello, Mayor Xie.” Dong Xuebing will address Sister Xie as Mayor Xie most of the time as he is afraid someone will hear him.

Xie Huilan laughed. “The results are out. Make a guess.”

“Ah… just tell me the result.” Dong Xuebing replied impatiently.

“Hehe… you ah…” Xie Huilan paused. “Director Xiong, Secretary Duan, and Secretary Cao had helped you at the meeting. Don’t forget to thank them.”

Dong Xuebing took a deep breath. “That means… I succeeded?”

Xie Huilan continued. “The County Party Committee had decided, and the official document will be submitted to the City. But the official appointment will not be out so soon as the approval for Meng Xianglin’s retirement is not out. Furthermore, it will be the Lunar New Year in three weeks. During this period, the Investment Promotion Agency must put up their annual report, and you cannot start work if you go over now. Old Meng had been discharged from the hospital and let him settle the reports. His retirement approval will be out after Lunar New Year, and you can take over then.”

Dong Xuebing is overjoyed!

“Oh, how did you make Xiong Zhiyong switch sides? You had not told me.”

“He owes me a favor.” Dong Xuebing explained. “When I was just transferred over to Yan Tai County, I was assigned a case, and he owes me a favor because of it. This is before you arrive.”

That’s right. Xiong Zhiyong is Xiao Hua’s father. Xiao Hua had hacked into the County’s government website and switched Xiong Daofa’s title, who was the Mayor at that time, with a Deputy Mayor. If not for Dong Xuebing had closed a blind eye on Xiao Hua secretly, this matter might still be ongoing.

Dong Xuebing knew Xiong Zhiyong is unsure if he is still holding on to any evidence. If this hacking case is brought up again, it will affect Xiong Zhiyong and Xiao Hua greatly. That’s why Xiong Zhiyong decided to repay Dong Xuebing this way.

Dong Xuebing told Xie Huilan about the government website hacking case.

“Haha… you are quite capable. Work hard, and don’t disappoint me.” Xie Huilan laughed.

“I will not disappoint you!” Dong Xuebing remembered Sister Yu and asked. “Sister Xie, what is Lui Dafa’s reaction?”

“What do you think?”

“I think he should be vomiting blood now.”

Dong Xuebing had snatched the Chief’s position from Lui Dafa, but this will not be the end. Dong Xuebing will not let him off so easily. He wants to kick him out of the government and make him and his family suffer! Dong Xuebing is revengeful and will take revenge for Sister Yu!

Noon. News of Dong Xuebing’s promotion had spread.

Many people were shocked to hear this piece of news.

Everyone knew Xiang Daofa has the most power in Yan Tai County and controls the majority of the votes in the Party Committee. How many leaders in Yan Tai County will dare to vote against Xiang Daofa? That’s why it is almost impossible for Xie Huilan to win against Xiang Daofa. Many people still do not believe the Party Committee Meeting had approved Dong Xuebing’s promotion!

But Dong Xuebing is promoted! Party Secretary Xiang had lost to Mayor Xie! The leaders at all levels in Yan Tai County were shocked!

A few who had access to insider information were more shocked. They might be surprised to know Duan Zhengan had joined Mayor Xie’s side, as Duan Zhengan was only close to Xiang Daofa and had not officially join Xiang Daofa’s faction. But the Head of People’s Armed Forces, Xiong Zhiyong, had switched sides!

Who is Director Xiong?

Xiong Zhiyong had been Xiang Daofa’s support all these years!

Now, Xiong Zhiyong had stabbed Xiang Daofa’s back with his deciding vote!

Why did Xiong Zhiyong switch sides suddenly?

Is this a joke?

A storm is brewing within Yan Tai County’s top leaders. This is an obvious sign that Xiang Daofa no longer controls the Party Committee.

……

Public Security Bureau.

Dong Xuebing walks out of his office to go upstairs.

Along the corridor, Dong Xuebing met some Public Security Officers. “Congratulations, Chief Dong.”

“Thank you.” Dong Xuebing smiles.

Deputy Bureau Chief Qin Yong saw Dong Xuebing and greeted him. “I was just about to go to your office. Are you going to give us a treat this evening?”

Dong Xuebing laughed. “Sure.”

“Hahaha… See you tonight.”

Qin Yong was surprised to hear Dong Xuebing was promoted. Qin Yong was transferred to Yan Tai County Public Security when Dong Xuebing joined the Government Service. When Dong Xuebing was promoted to Deputy Section Chief, Qin Yong was still Deputy Bureau Chief. Now, Dong Xuebing is going to be promoted to Section Chief, and Qin Yong is still a Deputy Bureau Chief. Qin Yong can only laugh at himself. Dong Xuebing had joined the Government Service for less than two years and was promoted twice! How many Government Officers in the Province can get promoted as fast as Dong Xuebing?

Upstairs.

Dong Xuebing knocked and entered Liang Chengpeng’s office. “Chief Liang, are you looking for me?”

“Yes. Have a seat.”

“Ok.”

Dong Xuebing sat down on the sofa, and Liang Chengpeng sighed. “To be honest, I do not want to let you go. You are most suitable to remain Public Security with your capabilities and guts, and I had thought of letting you gain more experience here.” Liang Chengpeng paused for a few seconds and look at Dong Xuebing. “But since the Party Committee had decided, I can only let you go. The job at Investment Promotion Agency is a test and, at the same time, a great opportunity for you. Work hard!”

Dong Xuebing sighed and said. “Actually, I also don’t want to leave.”

Liang Chengpeng laughed. “Stop being modest. You are getting a promotion, and you don’t want to leave? It’s too fake.”

“I am speaking the truth.” Dong Xuebing smiled embarrassedly. “You should know my character and is always getting into trouble. If you had not shown me the ropes, I might still be running around in circles. I am afraid I might not cope in the new environment.” Dong Xuebing is no longer a newbie in the Government Service and knows what to say when facing different people. When facing his former leader, he will not say the same things as what he said to Xie Huilan.

Liang Chengpeng replied. “Don’t lose faith. With your ability, I believe you will do well in whichever department. But you should change your foul temper.”

Dong Xuebing laughed and nodded.

Liang Chengpeng knows Dong Xuebing will never change, and he shook his head. He chatted with Dong Xuebing for a while more, before letting him leave. Dong Xuebing’s departure is a heavy loss for the County Public Security Bureau. Liang Chengpeng might seem to be nonchalant about Dong Xuebing transferring out, but he unwilling to see him leave. If possible, he wants to keep Dong Xuebing by his side forever.

……

The whole afternoon, Dong Xuebing has been answering calls.

Dong Xuebing’s handphone and office phone had been ringing nonstop as everyone calls him to congratulate him.

Dong Xuebing was 23 years old when he is promoted to Deputy Section Chief, and everyone felt he was too young. Now, he is 24 years old and was promoted to Section Chief. This is unbelievable.

Public Security Bureau’s Gong Zhongwen and Sun Changhong, Hui Tian Village Station Liu Dahai, and Chen Fa, Dong Xuebing’s relatives, the leaders of various departments had called to congratulate Dong Xuebing. Dong Xuebing does not have time to meet up with all of them and pushed away some of their dinner appointments. He gathered those that he cannot reject and treated them to a banquet, as he wants to bring Yu Meixia to do skin grafting before Lunar New Year.

Nevertheless, Dong Xuebing was still overjoyed to get his Section Chief rank.

Dong Xuebing had been waiting for this day, and he had finally gotten it!

Chapter 306 – Sister Yu’s scream!

Two days later.

It’s the 1st of January, New Year’s Day.

Dong Xuebing woke up early in the morning because of firecrackers in his neighborhood. He rubbed his eyes as he looks out of the windows. It’s too noisy for him to get back to sleep, and Dong Xuebing went to wash up. Luckily, it’s New Year’s Day, and not many people are lighting firecrackers. If it’s Lunar New Year, people will be letting off firecrackers for a few days.

After breakfast, Dong Xuebing rubbed his temples as he sat on the sofa.

The past two days, Dong Xuebing had attended lunches and dinners with his leaders and colleagues and had drunk a lot. Thus, he is having a bad hangover now. During this period, Dong Xuebing had bought liquor and cigarettes for Duan Zhengan, Cao Xupeng, and Xiong Zhiyong to thank them. He finally has time to do other things after settling all these.

Hospital.

Dong Xuebing drove to the County’s People Hospital.

The hospital is less crowded, as many patients had discharged before New Year’s Day.

Level 4. Yu Meixia is feeling down in her ward as she touched the bandages on her face. She was staring out of the window in a daze and did not even notice Dong Xuebing entering.

“Sister Yu, Happy New Year.” Dong Xuebing smiled.

Yu Meixia turned around and forced a smile. “Happy New Year to you. Why are you wearing so little clothes? It’s cold outside.”

Dong Xuebing sat down beside Yu Meixia. “I am fine. Oh, what are you thinking? Are you thinking of Qianqian? She is staying with my mother, and my Mum can help her with her revision. Her exams are round the corner, and she is studying hard.”

Yu Meixia nodded and hesitated.

Dong Xuebing looks at her. “… what’s wrong?”

“Are my wounds heal?” Yu Meixia asked. “When can I remove the bandages?”

Dong Xuebing took a deep breath and replied. “I think it will take a few more days. I will ask the Doctor later.” He wants to tell Yu Meixia but could not find the words. “Sister Yu, don’t worry. I promise you will be fine when the bandages are removed. Stop imagination things. The Doctor said, you will be fine.”

Yu Meixia touched her bandages and asked. “Can I remove it to take a look?”

“No!” Dong Xuebing quickly stopped her. “What if your wounds get infected?”

“… will my injuries leave scars?”

“No… Just have a good rest.

Yu Meixia might not be smart, but she is not stupid. She noticed Dong Xuebing had been stopping her from removing her bandages. Dong Xuebing could not face her and made an excuse to leave the ward. He stood in the corridor to calm himself. Sigh… How am I supposed to tell her that she is disfigured? Even if I send her for skin grafting, the chances of recovering her looks are slim.

After a while, Dong Xuebing found Yu Meixia’s Doctor.

“Doctor, Sister Yu’s injuries…” Dong Xuebing asked.

The Doctor’s name is Gao Liang and is responsible for Yu Meixia. “Her wounds had healed, and when I checked this morning. The last piece of scab had dropped, and she can remove her bandages now. But…” Doctor Gao sighed. “The new flesh is lighter in color, and the tissues around the wound are uneven. The five long scars on her right face are prominent, and from a doctor’s point of view, she is fully recovered… But compared to her looks before her injuries…” Doctor Gao had seen Yu Meixia’s photographs before her injuries, and she looks like a ghost now.

Dong Xuebing’s face changed. “Did you tell her about this?”

“No. I am worried she might not take it well, and her family members should tell her.”

Dong Xuebing thought to himself. Tell her? How am I supposed to tell her?

Doctor Gao looks at Dong Xuebing. “Even if you hide from her, she will also find out sooner or later.”

“I understand.” Dong Xuebing rubbed her temples. “Oh, the skin grafting…”

Doctor Gao replied. “I had contacted a former classmate who is working at a hospital in Korea. Their skin grafting techniques and scar removal technologies are more advanced than China. I spoke to her, and this is her number. You can call her if you decide to bring the patient there for treatment. She can also provide you with the necessary hospital documents for your passport application.”

“Did they mention if how confident they are in removing the scars?”

“They need further diagnosis as the scars are quite big, and the color of her skin from other parts of her body is different from her face. All of these will affect the result.” Doctor Gao replied.

“Under normal conditions, what is the percentage of her recovering her looks? I am talking about the total removal of the scars!”

“Hmmm… even the operation goes on smoothly, it will also be lesser than 20%.”

Dong Xuebing clenched his fist. “… it’s too low.”

“This is quite high. Many other hospitals do not even have 1%.”

Dong Xuebing took the contacts of the Korean hospital and thanked Doctor Gao. Regardless of how slim the chances are, there is still hope. Doctor Gao knew Dong Xuebing is going to be the Chief of Investment Promotion Agency, and he speaks to him politely.

“Ahhhh!!!”

Suddenly, a woman’s scream can be heard from outside of the Doctor’s office.

Doctor Gao was shocked and looks out of the door.

Dong Xuebing recognized it was Yu Meixia’s voice and turned pale. He rushed out of the Doctor’s office and ran to Yu Meixia’s ward. Doctor Gao also followed. A few nurses were crowding at the ward’s door, and Dong Xuebing squeezed his way through. “Excuse me!” Yu Meixia is not on her bed, but the bathroom’s door is opened.

Dong Xuebing walks closer and felt his heart stopped.

Yu Meixia was standing in front of the mirror in the bathroom in shock. She had removed her bandage and is staring at the five long scary scars on her face!

“Sister Yu!”

“… Don’t come near me!” Yu Meixia screamed.

“Sister Yu, you…” Dong Xuebing felt terrible.

Yu Meixia slammed the bathroom’s door shut, and Dong Xuebing can hear her sobbing inside.

Dong Xuebing’s eyes are all red. “Sorry… I didn’t tell you about this because I am afraid you cannot take it.”

Yu Meixia’s cried louder. “Why… Why is my face… my face…”

Doctor Gao sighed and waved the nurses away, before leaving the ward and closing the door lightly behind him.

Dong Xuebing did not know what to say and stood outside the bathroom quietly.

One minute passed…

Two minutes passed…

Dong Xuebing is worried about Yu Meixia and knocked on the bathroom’s door lightly. “Open the door. I know you are feeling upset. Yes… although your wounds can heal, it will leave scars. But don’t worry. With the advanced medical technologies now, the scars can be removed. Do you know about skin grafting? I had contacted a hospital in Korea, and I will bring you over after we got our passports. I promise all the scars will be removed.”

Yu Meixia replied, while sobbing. “Stop lying to me.”

“I am not lying. Trust me. Your scars can be removed.”

Yu Meixia refused to listen nor open the door.

Dong Xuebing is anxious and paced up and down outside of the bathroom. He wants to coax out of the bathroom. “Alright… Sister Yu, I will tell you the truth. The scars on your face are long and very deep. No hospitals in China are confident in removing them.”

Yu Meixia’s sobbing stopped.

Dong Xuebing continued. “But Korea’s plastic surgery is very advanced. If you receive treatments there, there is around 20% chance of recovering your previous looks. Even if you don’t look the same as before, the scars will be faint. Skin grafting is replacing the skin on your face with the skin from other parts of your body. The scars will be covered by the new skin.”

Dong Xuebing spoke for more than ten minutes.

Suddenly, the bathroom becomes quiet.

Dong Xuebing panicked. He opened the door and saw Yu Meixia fainted on the floor. He quickly carried her to the bed and called for the doctors and nurses. After checking Yu Meixia’s vital signs, the Doctor confirmed that she had fainted because she was agitated. After the doctors and nurses left, Dong Xuebing sat beside Yu Meixia and stroke her face lightly.

No! I should not wait any longer.

Apply for passports! I must bring Sister Yu to Korea as soon as possible!

Dong Xuebing decided and left the ward to call Doctor Gao’s friend in Korea. He spoke to her and asked her to arrange for the operation. After that, he had to apply for their passports. Yu Meixia’s Hukou is in Yan Tai County, and Dong Xuebing’s status does not need the Korean Hospital to send documents before they can apply for passports. Yu Meixia’s passport can be applied in Yan Tai County. Still, Dong Xuebing’s Hukou is in Beijing, and he had worked in the State Security before. His application might be restricted.

Xu Yan… Dong Xuebing’s former leader when he was with State Security Western District Branch.

Dong Xuebing called Xu Yan. “Hello, Chief Xu. I’m Xiao Dong. Happy New Year.

“Haha… It’s almost one year since you called. I thought you had forgotten about me.”

“I am afraid you are busy with work and will bother you.” After chatting for a while, Dong Xuebing asked. “Chief Xu, I have a friend who is going overseas for medical treatment, and I have to accompany along. My passport application…”

Xu Yan paused for a second and asked. “Where are you going?”

“Korea.”

“Oh… Send me a report with the Korean hospital’s verification, and I will get my men to prepare your passport. It should be ready in two days, and you can collect it in Beijing since you will be boarding the plane here. I will get my men to pass the passport to you at the airport.”

Dong Xuebing quickly thanked Xu Yan.

After hanging up, Dong Xuebing made a few more calls to arrange for Yu Meixia’s passport application and to inform the Bureau. Dong Xuebing is still under the Public Security Bureau, and his new appointment will only be out after Lunar New Year. He is supposed to be handing over his work now, but Yu Meixia’s operation cannot wait.

When Dong Xuebing returned to the ward, Yu Meixia had woken up.

Dong Xuebing walks over. “How are you feeling?”

Yu Meixia saw Dong Xuebing, and her tears started flowing. She quickly covered her face and shouted. “Don’t look at me! Don’t look!”

Dong Xuebing felt his heart aching. “Sister Yu…”

“Don’t come any closer!” Yu Meixia cried. “Go out!”

Dong Xuebing does not want to leave her alone and asked. “Are you thirsty? I will get you a glass of warm water.”

Yu Meixia did not reply to Dong Xuebing. She covered the right side of her face with one hand and pulled the blanket over her head with the other.

Dong Xuebing looked at her helplessly and said. “I will be outside in the corridor. Shout to me if you need anything.”

At this time, Doctor Gao and a nurse entered the ward to check on Yu Meixia’s face. Yu Meixia lifted the blanket and let Doctor Gao examine her face while crying. Dong Xuebing tried to look at Yu Meixia when Doctor Gao is examining her face, but she quickly hid under the blanket. Doctor Gao waved to Dong Xuebing, and Dong Xuebing can only leave the ward again.

Dong Xuebing knew Yu Meixia does not dress up or put on makeup, but she still cares for her looks, and she cares about Dong Xuebing’s opinion of her.

Noon.

Dong Xuebing tried to enter the ward again.

Yu Meixia saw him and quickly hide under the blanket again.

“Sister Yu, I’m not an alien. Why are you hiding from me?” Dong Xuebing joked and sat beside her. He sticks his hand under the blanket to try to hold her hand, but he touched something soft and round. He got a shock and moved his hands until he can finally grab her hand. “I had contacted the hospital and is applying passports for both of us. After the passports are ready, I will book the flight ticket, and we will be in Korea the day after tomorrow.”

“…I am not going.”

“What about your face?”

“……” Yu Meixia did not reply.

“Listen to me, alright?” Dong Xuebing said. “You don’t have to worry about the cost. Li Hong and Lui Dafa had compensated you 120,000 RMB, and it is enough. We will go for the operation first, and I will settle the score with them after we return.”

After a long pause, Yu Meixia said. “The chances of a full recovery are too low. My face… will not heal.”

“Who says your face will not recover?! I say you will recover your looks!” Dong Xuebing grabbed her hand tightly. “20% is enough. Trust me. Everything will be fine.”

“… Really?”

“Yes!”

“I will look the same as before?”

“Yes! You will be the same as before!”

After a while, Yu Meixia pulled down her blanket and showed her face. She looks at Dong Xuebing. “But… I don’t know anyone in Korea… I… If I go alone… I…”

Dong Xuebing laughed. “I will be accompanying you there. Leave everything to me.”

Yu Meixia nodded and asked. “What about your work…”

“Don’t worry about me. I had applied for leave, and your task is to relax and wait for the operation. This will increase the chances of recovery.” Dong Xuebing held on to her hand. “Don’t give yourself too much pressure. I promise you will be as pretty as before when we return. You might even be prettier than before.”

Yu Meixia asked. “What if… what if the operation is not successful? I…”

Dong Xuebing replied firmly. “Impossible! You will be fine!”

Yu Meixia kept repeating these questions to Dong Xuebing until she was discharged from the hospital in the afternoon. Dong Xuebing is not very confident also, as a 20% chance is very low, and the doctors there have not examined Yu Meixia’s wounds. But Dong Xuebing had to appear confident in front of Sister Yu to give her hope.

Back at Hua Mei Estate, Yu Meixia’s mood got better because of Dong Xuebing. She fell asleep with a face mask once she reached home.

Chapter 307 – Fair!

Morning.

Beijing Capital International Airport Terminal 2.

It is not the peak season for holidays, but the airport is still packed. Dong Xuebing is walking in front with his boarding pass, looking for Gate 15. Yu Meixia, in a fur coat and a thick white face mask, follows behind closely. She is very tense and nervous.

“Xiao Bing…” Yu Meixia looks at Dong Xuebing. “Do we really have to go?”

Dong Xuebing replied. “Why are you still saying this? We have to go.”

“I… I am still not prepared. I…” Yu Meixia is confused.

“What’s wrong?” Dong Xuebing smiled.

“Not… Nothing…” Yu Meixia bit her lips. “Let’s go.”

Dong Xuebing is not Sister Yu, but he can understand what she is thinking. She wants to do the operation but is also afraid the operation might fail. Furthermore, this is her first time on a plane and her first time traveling out of China. Dong Xuebing did not get impatient with her and comforted her by telling how confident he is about the operation.

Waiting for the flight is boring.

The flight to Seoul is later at night, and the gate opens around 9 pm. Beijing Airport’s gate has sky bridges connecting to the planes, and it is different from other airports where passengers must board a bus to the planes. This is very convenient for passengers.

After the airline staff checked their boarding pass, Dong Xuebing and Yu Meixia boarded the plane.

This is a small plane, and there are three seats on the left and three seats on the right.

Dong Xuebing had arranged for him to sit with Yu Meixia nearer to the back of the plane. Dong Xuebing let Yu Meixia sit beside the window, before putting their luggage into the overhead compartment. After he sat down in the center seat, he took out a packet of poker cards to play with Yu Meixia.

Soon, all the passengers boarded.

A spectacled man sat down beside Dong Xuebing. He should be Korean as he is speaking in a foreign language with the three men in front. They should be friends, and Dong Xuebing saw their Taekwondo uniforms in their translucent bags when they are placing their bags in the overhead compartment. The man in his forties is a blackbelt, and the man in his thirties is a red belt. They should be from some Taekwondo gyms in Korea.

Dong Xuebing did not mind about them at first and continued to play cards with Sister Yu.

But after a while, Dong Xuebing noticed the young man kept looking at Yu Meixia’s face. He kept glancing over every few seconds and spoke in Korean with the men in front of them. The men sitting in front turned and look at Yu Meixia’s face. The scars on Sister Yu’s face is very long, and her face mask cannot cover everything.

Yu Meixia saw so many men looking at her, and she quickly covers her face.

Dong Xuebing was pissed. “What the f**k are you all looking at?!”

Kim Hee Jin frowned. Even when he doesn’t understand Chinese, he also knows Dong Xuebing is not saying anything nice. He stared at Dong Xuebing in his eyes, and coldly replied in Korean. “What are you talking about?”

Dong Xuebing stared at him. “What the f**k are you saying?! Can you talk like a human being?!”

Kim Hee Jin replied in Korean. “Are all Chinese uncultured like you?”

Dong Xuebing does not understand Korean, but others in the plane can understand. A young man stood up immediately and scolded in Mandarin with Beijing accent. “Bangzi! Who do you think you are scolding?!”

Dong Xuebing looks at the young man. “Bro, what did he say?”

That young man replied furiously. “He scolds us Chinese are all uncultured!”

“Bastard!” Dong Xuebing points at that Korean. “You had been staring at my Sister’s face the moment you sat down! We are uncultured?! Do you even know how to write the characters for culture? Ah?! Shameless!” Dong Xuebing looks at the three Taekwondo men sitting in the row in front. “You all are in your thirties and forties, and don’t you all know how to behave?! Yet, you all still dare to talk about culture?! F**k you!”

That Beijing young man laughed. “That’s right!”

The rest of the Chinese passengers onboard and started scolding this group of Koreans.

“This group of Bangzi is too much! They deserved to be scolded!”

“That lady’s face is injured, and you all are still staring at her face?! You all should be beaten to death!”

Han Shangyu and Park Eunji, who are sitting in the row in front of Dong Xuebing, look at Dong Xuebing. “What is wrong with you?! Why are you scolding Hee jin?!”

Dong Xuebing looks at them. “Stop staring at me! You all also want to be scolded?”

Kim Hee Jin saw Dong Xuebing scolding his teachers and immediately stands up and grabbed Dong Xuebing by his collar.

Dong Xuebing laughed, and also grabbed Kim Hee Jin’s collar. “You want to pick a fight with me?! You think you are a fighter because you learned some Taekwondo?! Fine! Let’s spar!”

Yu Meixia quickly pulls Dong Xuebing back. “Xiao Bing… stop fighting… it’s fine…”

The air stewardess heard the commotion and quickly ran over to stop the fight.

Dong Xuebing is not stupid, and he is not in Yan Tai County now. He knows he must not create trouble, but this concerns Sister Yu. She was just disfigured, and those men were staring at her as if she is an exhibit. Who can tolerate this? This is basic courtesy! Anyone with morals will not do such things! These Koreans had not only insulted Sister Yu, but they also scolded the Chinese! Dong Xuebing cannot tolerate their behavior!

Dong Xuebing has always been an ‘Angry Youth.’

Although China and Korea did not have any serious diplomatic disputes, some Koreans had incurred the wrath of the Chinese. A while ago, an incident was reported in the papers and the internet. This incident was related to some incidents that happened a few years ago and pissed off many Chinese youths.

The plane took off.

Two stewardesses managed to stop the argument between two parties.

Kim Hee Jin controlled his anger and returned to his seat. He fastened his seatbelt and continued to speak to his two teachers in the front row.

Han Shangyu and Park Eunji scolded the stewardess in English before giving Dong Xuebing a stare and returning to their seats.

“Scums!” Dong Xuebing scolded.

“Xiao Bing… Stop… I’m fine…” Yu Meixia whispered.

Dong Xuebing patted Yu Meixia. “Just ignore these uneducated scums!

Yu Meixia nodded.

The plane touched down in Seoul International Airport, two hours later.

Dong Xuebing and Yu Meixia got off the plane. Dong Xuebing exchanged a few angry stares with Kim Hee Jin and his teachers when they passed each other, before leaving the airport with Sister Yu. He had made arrangements with the hospital but had not booked any hotel rooms. He needs to look for a hotel near the hospital, but have problems communicating with the taxi drivers.

“Hey bro, do you need any help?” The Beijing young man who had helped translated on the plane walks over to Dong Xuebing.

Dong Xuebing took out a piece of paper. “Do you know this hospital? I want to go to a hotel near this address.”

That young man smiled. “No problem. I will help you get a taxi.”

“Thank you. How do I address you?”

“Li An. I am attending university here.”

“I’m Dong Xuebing. I am bringing my Sister to visit the doctors here.”

They chatted as they waited for the taxi. They are both from Beijing and about the same age. After a while, the taxi arrived, and Li An spoke to the driver in Korean and turned to Dong Xuebing. “Brother Dong, I told the driver where you are going, and he will bring you to a hotel there.”

Dong Xuebing patted Li An’s shoulders. “Thank you.”

“We should help each other when we are overseas.” Li An laughed. “Furthermore, I like how you scold those people on the plane. I will train how to scold people when I get back.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly. He is a government leader, and yet he had quarreled with others in public. This is not right.

Four Seasons Hotel Seoul.

Dong Xuebing used his limited English to book a room at the hotel. He had not used English since his university exams two years ago and had almost forgotten everything. Luckily, the front desk staff has a high level of understanding and gave him a room.

Dong Xuebing took the key and entered the elevator.

Yu Meixia followed behind, blushing.

“What’s wrong?” Dong Xuebing noticed Yu Meixia’s face was all red. “Did you change your mind again? We are already in Seoul.”

“No…” Yu Meixia blushed. “You… did you only book a room? We… are we going to sleep together?”

Dong Xuebing realized Yu Meixia had misunderstood him. “I had booked a suite, and there are two bedrooms inside.”

Yu Meixia was relieved. Sorry… I… I don’t know.”

“It’s fine. Let’s go upstairs.”

Dong Xuebing had thought nothing about this, but after Sister Yu mentioned this, he started feeling awkward. Although they will be sleeping in separate rooms, they still feel weird. He did think about booking two rooms but changed his mind as he is worried about Sister Yu.

Ninth floor. Room 918.

After entering the suite, Dong Xuebing noticed the grand decor of the room. He does not know how many stars this hotel had when he booked the suite, but it should be at least four or five stars. Dong Xuebing helped to bring Yu Meixia’s luggage into her room after they entered.

“Are you tired? Do you want to take a shower first?”

Yu Meixia blushed. “You can go first. I am not in a hurry.”

“Alright.” Dong Xuebing rubbed his palms. “I will take a hot shower to warm myself up.”

Yu Meixia had been living in the countryside village all her life and is even not familiar with life in the County, let alone in first-tier cities like Beijing and Seoul. She felt tensed and dare not touch anything in the room. She is afraid that she might damage somethings and had to pay for it. So, she just sat on the bed, looking around the room.

An hour later.

Yu Meixia took a hot shower and was in her room with Dong Xuebing.

“I had called Doctor Zhang Jingjing.” Dong Xuebing laughed. “She asked you to go to the hospital in the afternoon for a pre-operation check.”

Yu Meixia tensed up again and played with her fingers nervously.

Dong Xuebing smiled. “We are already here. Don’t worry.”

“… Xiao Bing.”

“Huh?”

Yu Meixia lifted her arm and placed it beside her face. “The color of my skin is different from my face. Will it be…”

Dong Xuebing looks at Yu Meixia’s arm. Her arms are slightly darker than her face.

Yu Meixia sighed. “Didn’t you say the chances of covering the scars will be higher if the skin color matches my face? But my…”

Dong Xuebing thought for a while. “Your arms are always under the sun during summer, and it’s normal for the complexion on your arm is darker than your face. Also, skin grafting will not use the skin on arms.

“But my legs are also…” Yu Meixia had secretly examined her complexion on her arms, belly, legs, etc. with a mirror. Still, the tone did not match her face. If the doctors used her skin from these parts on her face, it would look ugly.

Dong Xuebing had overlooked this problem and become anxious. “Is your skin tone very different?”

“I used to work in the fields previously, and I have tanned complexion then.”

“What should we do?” Dong Xuebing paced around the room, worryingly. “Show me your legs. You might not see clearly with a mirror.”

Yu Meixia nodded and pulled up her pants, showing part of her calf.

Dong Xuebing said. “Not your calves. Calves have too many hairs, and the skin there is not suitable. Furthermore, how are you going to wear skirts in the future? Show me your thighs.”

Yu Meixia blushed and did not move.

“This is not the time to be embarrassed. Hurry up.”

“… ok.”

Dong Xuebing is more anxious than Yu Meixia. If none of her skin tones matches her face, then it will be impossible for her to cover up her scars.

Yu Meixia bit her lips and removed her belt and pushed down her pants and long john inside. Immediately a pair of white panties are exposed to Dong Xuebing. Yu Meixia’s face was burning, and she turned sideways to show Dong Xuebing her thighs.

Dong Xuebing quickly bend over to look at her thighs and face.

Yu Meixia lowered her head. “Is the tone the same? Are there any differences?”

Dong Xuebing looks at her face and her legs a few times. “The difference is not great, but it is quite obvious. Your face is fairer.” Dong Xuebing continued. “Show me your back. Your back should have not been exposed to the sun.”

Yu Meixia quickly pulled up her pants and took off her sweater and pulled up her long john top. Her fair and smooth back is now exposed to Dong Xuebing.

Dong Xuebing moved closer and said. “Turn around for me to compare.”

Yu Meixia turned and asked softly. “Is the skin on my back suitable?”

“… no.” Dong Xuebing replied. “Your back is not as fair as your face. Pull your top higher, and let me see your upper back. Hmmm…. No… your upper back is also the same.”

Yu Meixia’s eyes turned red. “Does that mean… my face will never recover?”

Dong Xuebing knocked his head and pulled down her top for her. “Oh, skin grafting usually uses the skin from the buttocks. Have you checked?”

“I tried using a mirror, but… cannot see clearly.”

“Can I help you take a look?”

Yu Meixia hesitated and looks at Dong Xuebing in his eyes. She stood up without saying a word and reaches for the waistbands of her pants and long johns and pushes it down to her knees. She immediately turned away from Dong Xuebing and showed her buttocks to him. She hesitated for a few seconds and pulled down her panties slightly.

Dong Xuebing’s heart was racing and started to have naughty thoughts.

Dong Xuebing quickly suppressed his internal desires and look at Yu Meixia’s butt closely. When he looks up at Yu Meixia’s face, he paused.

Yu Meixia tensed up. “Is it… not suitable too?”

“No. Your face is red, and I can’t tell.” Dong Xuebing cleared his throat.

“Then…”

Dong Xuebing replied gently. “Stop imagining things and calm down. Take some deep breaths.”

Yu Meixia also doesn’t want to blush, but a man is staring at her butt now. She started taking deep breaths to calm herself.

A few minutes later, the red flush on Yu Meixia’s face subsided.

Dong Xuebing quickly looks at her butt and her face. “Yes!”

“Huh?” Yu Meixia looked at Dong Xuebing and started blushing again.

Dong Xuebing laughed. “No problem. Your skin on your butt is as fair as your face. It will not be a problem to use the skin here!”

Yu Meixia was relieved, but when she saw Dong Xuebing was still looking at her butt, she quickly pulls up her pants.

Chapter 308 – Disputes!

Afternoon.

Dong Xuebing brought Yu Meixia to the hospital in Seoul City Central in a taxi.

This area is not the famous ‘Plastic Surgery’ street. It is a large hospital, and Dong Xuebing had researched about this hospital before they come. This hospital is not as good as the other plastic surgery clinics for breast enlargements, etc. but is famous for skin grafting. Many top celebrities had come here for skin grafting procedures.

“Are you Dong Xuebing?” A woman in a doctor’s gown walks up to Dong Xuebing at the entrance.

Dong Xuebing replied. “Yes. You are Doctor Zhang Jingjing? Nice to meet you.”

The woman smiled and nodded. “Nice to meet you, Chief Dong. Let’s talk inside.” Dong Xuebing had spoken to Doctor Zhang over the phone a few times.

2nd floor. Doctor Zhang’s office.

The hospital is much better than China’s hospital, and it is not crowded. In Beijing, if you don’t start queuing up at 5 am, you might not even get to see a doctor. After some introductions, Zhang Jingjing walked over to Yu Meixia and removed her face mask. She examined the scars on Yu Meixia’s face and did not say anything. After that, she made a phone call and brought Yu Meixia upstairs for further checks.

Ten minutes…

Twenty minutes…

One hour…

The office’s door opened, and Zhang Jingjing returned.

Dong Xuebing quickly stands up. “Doctor Zhang, how is it?”

“We had looked at the patient’s scar, and it should not be a problem with the operation.” Zhang Jingjing was holding a set of documents, and she flipped to a page. “The scars are concentrated on one side of her face, and one operation is enough. Also, the area of the scars is not too big, and the patient’s buttock’s skin tone matches her face. If we use the skin from her buttocks, we should cover up the scars. But we got to wait until the operation is over before we know the result.”

Dong Xuebing was relieved. “Where is Sister Yu?”

“I had arranged for her to stay in a ward for further checks on her skin.”

“… is the operation today?”

Zhang Jingjing shook her head. “If you and the patient agree, the earliest will be tomorrow morning. We need some time to prepare for the operation.”

Alright. Thank you so much.”

At around 4 pm, Dong Xuebing met Yu Meixia again.

Yu Meixia is lying on the bed in her ward, and her face is covered in bandages again. Some medications are applied onto her face, and skin samples on her buttocks were sent for tests. Yu Meixia looks at Dong Xuebing worryingly. “Xiao Bing, I heard the operation is tomorrow?”

Yu Meixia is not accustomed to foreign surroundings. “Then… I… I will not return to the hotel tonight?”

“Yes. You need to prepare for the operation tomorrow.” Dong Xuebing asked curiously. “Do you want to return to the hotel?”

Yu Meixia did not reply to Dong Xuebing’s question. “Then… tonight… tonight… are you going back to the hotel?”

“Sister Yu, just speak your mind. What is it?”

Yu Meixia bit her lips. “I… am scared to stay here alone… I… I don’t know Korean…”

Dong Xuebing understood. “Ah… it’s not a big deal. Don’t worry. I will accompany you tonight.”

Yu Meixia blushed. “Really?”

“Yes. I will accompany you until your operation tomorrow morning.”

Yu Meixia sighed in relief and quickly explain. “I… I am not scared of the operation… I am… I…”

Dong Xuebing smiled and patted the back of her hand. “I know. Have a good rest.”

“Ok. Thank you.”

That night, Yu Meixia didn’t sleep well. She kept tossing and turning and was thinking about the operation. Dong Xuebing didn’t sleep well too. The moment he closed his eyes, the image of Yu Meixia’s scars appeared. He only fell asleep in the early hours of the day and had nightmares. He dreamt the operation had failed, and the scars become more visible and covered Yu Meixia’s whole face, making him wake up in cold sweat.

Whew… luckily, it’s just a nightmare.

Dawn. A few nurses entered the ward to check on Sister Yu’s face again.

Dong Xuebing knew it’s time for the operation, and he gave some words of encouragement to Yu Meixia. Yu Meixia’s face was pale, and Dong Xuebing had to tell her some jokes to calm her before leaving the ward.

At around 9 am, Yu Meixia was pushed into the operating theatre.

The operating theatre is out of bounds for visitors, and Dong Xuebing walks out of the hospital to have a smoke.

Nothing must go wrong with Sister Yu’s operation!

Ten minutes…

Half an hour…

Suddenly, Dong Xuebing, who was waiting in the hospital’s main lobby, heard sounds of hard braking. He saw a few ambulances stopping outside, and medics are pushing stretchers into the hospital. There is a total of seven stretchers, and all the patients were seriously injured. Some were fainted and had blood on their faces, and some were holding on to their arms in pain. All of them are wearing Taekwondo uniforms, and they are either yellow or green belts.

What happened?

Why are there so many people injured?

Because of the incident on the plane, Dong Xuebing does not have a good impression with Korean Taekwondo. He minded his own business and wondered if Sister Yu’s operation is over. But when he was about to walk upstairs, he overheard something that made him stopped in his tracks. It was one of the young men in Taekwondo uniform. His injuries are not as severe as the rest and were not on the stretcher. He is following behind the medics worryingly.

“Da Liu, Lao San, Xiao Lui… we are at the hospital. You all must hang on!”

That young man is speaking in mandarin.

Dong Xuebing turned and look at them.

A young man on the stretcher said in pain. “I am fine. Check on Sun Zhi first. His injuries are more serious than me!”

The young man’s eyes are all red. “Lao San, your ribs are broken. Stop talking!”

These people are speaking in Mandarin and should be Chinese students studying in universities here. One of them even had a Hebei accent.

Dong Xuebing paused for a second and followed them.

Ring, ring, ring… Dong Xuebing’s phone rang. His phone is still in service as he is using auto-roaming.

Dong Xuebing asked. “Hello, Doctor Zhang?”

Zhang Jingjing said. “The operation is over. Can you come over?”

“Ok… I will go over now.” Dong Xuebing looked at the back of those students and ran upstairs to Zhang Jingjing’s office.

When Dong Xuebing entered Zhang Jingjing’s office, he saw her speaking to two other doctors.

Dong Xuebing took a deep breath and asked. “Doctor Zhang, how is the operation? Is it successful?” He looked at Zhang Jingjing’s lips and was afraid she would tell him, “I’m sorry.”

Zhang Jingjing put down the file she is holding and nodded. “It is Teacher Kim who handled the operation, and I joined in later. But from what I saw, the operation is very successful as the skin tones are almost identical. Teacher Kim said that the patient has a high chance of recovering her looks. The critical part now is the post-ops treatment. We have to take care of her diet and her facial movements. I will write a list of what to look out for in Chinese for you later, and she must remain in the hospital for a few more days as we must monitor the healing of the grafted skin. If everything is fine, she can be discharged in around three weeks.”

Success!

Dong Xuebing quickly walks over to shake Zhang Jingjing and Doctor Kim’s hands. “Thank you… Thank you so much.”

Zhang Jingjing laughed. “Let’s go and look at the patient.”

“Ok. How is Sister Yu now?” Dong Xuebing asked.

Zhang Jingjing and Dong Xuebing walked out of the office. “Her general anesthesia is not ever yet, and she is not awake yet.”

About twenty minutes later, Yu Meixia slowly woke up.

Dong Xuebing smiled. “Sister Yu!”

Zhang Jingjing was holding a clipboard and asking Yu Meixia some questions like do you have blur visions, are you feeling nauseous, etc. Yu Meixia nodded and shook her head as her voice is very hoarse. After filling up the questionnaire, Zhang Jingjing told Dong Xuebing not to worry. It is common for patients to suffer from nausea and vomiting after general anesthesia. She will be fine in a few hours.

Zhang Jingjing left, and Sister Yu becomes anxious and tried to speak.

“Stop. Just listen to me.” Dong Xuebing knows what Yu Meixia wants to ask. He laughed. “Doctor Zhang says the operation is a success, and the chances of you recovering your looks are very high.”

Yu Meixia looks at Dong Xuebing, and her eyes turned teary.

Dong Xuebing laughed. “Are you relieve now?”

Yu Meixia nodded, and her tears start to flow.

“… stop crying…” Dong Xuebing quickly wiped her tears. “Your wounds are not healed, and your tears might cause infections. Stop crying.”

Yu Meixia nodded again and stopped crying.

Yu Meixia had not slept well last night and fell asleep in a few minutes. Dong Xuebing felt relieved as this matter had finally been resolved. He sighed and looks out of the window. It’s been a while since he felt so relaxed.

Oh, those students…

Dong Xuebing returned to the hospital lobby to look for the students.

Dong Xuebing looks around the lobby but did not see those students. He couldn’t speak Korean and could not ask the staff there. Just when he was about to call Zhang Jingjing, he saw a familiar figure rushing into the hospital. It is Li An, and he ran past Dong Xuebing without noticing him.

“Li An!” Dong Xuebing called out.

Li An turned. “You are… Dong… Dong Xuebing!”

Dong Xuebing asked. “Why are you at the hospital? Is someone from your family sick?”

Li An replied angrily. “Don’t mention it! Some of my classmates are beaten up. F**k! I’m mad when I think about it!”

Dong Xuebing asked. “I saw the ambulances sent a few men in Taekwondo uniforms here. They are your classmates?”

“Yes. You saw them?”

“What happened? Who beat them up so badly?”

“I am in a rush to see them, and I will explain on the way.”

Along the way, Dong Xuebing found out what happened. Li An’s classmates and a few other Chinese students are students of Tianma Taekwondo school. During their morning training, a few Korean youths starting discussing politics and insulted the Chinese. The Chinese students overheard it, and both sides started arguing. At that time, the instructor was not around, and those Korean youths started the fight. More than 30 Korean students beat up 9 Chinese students. In the end, the few Chinese students were seriously injured. Three of them had fractures, and one of them almost died and is in a coma now.

Dong Xuebing frowned. “This is very serious. Where is the person in charge of that Taekwondo school?”

“He didn’t appear at all! I didn’t even see him until now!” Li An cursed. “These Bangzhi! The fight happened in the Taekwondo school, and the school did not even send anyone to check on my friends!”

After a while, Li An brought Dong Xuebing to the few injured students.

Chen Dahui is the only student that is not seriously injured, and he is arguing with a doctor in Korean.

“Dahui!” Li An rushed forward.

Chen Dahui turned. “Li An! You are here at the right time. Did you bring any money with you?”

Li An replied. “I don’t have much money with me now. What happened?”

Chen Dahui replied angrily. “Lao San, they all had received basic first aid, but the doctor wants us to pay for deposits and treatment fees, or they will not treat them. I told them that we will pay them later, but they refused!”

Li An shouted. “Where are the people from your Taekwondo school? They are the ones who injured them, and they should be paying for the medical fees!”

“I cannot contact them! I tried calling the person in charge and the instructor, but they are not answering!”

“What did the police say?”

Chen Dahui replied angrily. “I called the police, and they say they are investigating this case now. But someone from our school told me he saw that group of Koreans having lunch at a restaurant! Investigating my ass!”

“F**k!” Li An was mad. “That means no one is going to take responsibility for them?”

Li An and Chen Dahui were furious. When they come over to Korea, the Korean students in their university had discriminated against them, and that is the reason they spend money to enroll in that Taekwondo school. This is to learn some self-defense skills. But now, they were beaten up by so many people at the Taekwondo school, and the people at the Taekwondo school and the police are ignoring them.

Dong Xuebing frowned and asked. “How are their injuries?”

“This is…” Chen Dahui looks at Dong Xuebing.

Li An replied. “This is Brother Dong. I met him on the plane.”

Chen Dahui replied. “Everyone is seriously injured. A few of them have fractures, and one is still in a coma. But we cannot afford the treatment fees now, and the hospital told me that if we don’t pay the fees, we will have to leave the hospital. We are all students and do not have money. Even if we are to ask from our families, it will also take some time…”

At this time, two young men limped over. “Let’s pull our money for Sun Zhi first. His injuries are the most serious.”

“That’s right.” The other young man, who was obviously in pain, said. “We are fine. Treat them first.”

Li An rushed forward to support them. “You two have fractures and should not be moving around. I will get the money! Go back to your ward!”

Dong Xuebing looked at them and asked. “How much are you all short of?”

Chen Dahui said an amount, but it was in Won.

Dong Xuebing thought for a while to convert Won to RMB and took out a check from his bag. “Their treatments are important. I will pay for the treatment fees first.”

Li An was stunned. “Brother Dong, how can we let you do this?”

Dong Xuebing waved his hand to stop him and wrote a 100,000 RMB check. But after writing the check, he remembered the hospitals here do not accept RMB. He had to exchange for Won with his RMB in China before wiring to Zhang Jingjing for Yu Meixia’s operation. He immediately called Zhang Jingjing on her phone.

A few minutes later, Zhang Jingjing walks over from the other end of the corridor. “What happened?”

Dong Xuebing points to those few students. “These students are injured, and the party who is supposed to compensate their medical fees are uncontactable. They do not have enough money with them. Can you ask the hospital to treat them first?”

Zhang Jingjing was troubled. “But…”

Dong Xuebing continued. “I don’t have so much Korean Won with me. Just let them get treated and if no one pays for their medical fees, ask the hospital to look for me! I will pay!”

Zhang Jingjing paused for a second and said. “… alright. I will speak to them.”

Zhang Jingjing spoke to that doctor in Korean, and that doctor looks at Dong Xuebing before nodding to her.

Zhang Jingjing replied. “Ok. He agreed.”

Chen Dahui was overjoyed. “Brother Dong… thank you!”

Li Na and the other two injured students were also touched. They had never met someone as kind-hearted as Dong Xuebing in their lives.

Dong Xuebing waved his hand. “Go and get treated.” They are all Chinese, and Dong Xuebing felt he should do his best to help them. Furthermore, Dong Xuebing is angry with the Taekwondo school. They should be responsible for these students’ medical fees, and yet they did not appear at the hospital after so long! What the f**k are they doing?!

After the medical fees are settled, Dong Xuebing, Li An, and the rest went to visit the patients.

Dong Xuebing asked about their conditions and is worried about that student whose life is still in danger.

Zhang Jingjing also found out Dong Xuebing do not know these students. She is impressed with Dong Xuebing. Paying the medical fees for a group of unknown students?! No wonder Dong Xuebing can become a Section Chief at his age.

Chapter 309 – Escalated!

Next day. Seoul hospital.

Dong Xuebing left Yu Meixia’s ward to go downstairs to visit those overseas students. The student Sun Zhi, who was in a coma, woke up last evening. After a series of emergency treatments, his life is no longer in danger. Dong Xuebing was relieved to hear that. Although no lives were lost, Tianma Taekwondo School still had not sent anyone to the hospital. Those Korean students also did not settle the medical fees.

Along the corridor, Dong Xuebing heard shouting and scolding.

Dong Xuebing looks over and saw the commotion is from the overseas students’ ward.

“You say this has nothing to do with you all?! Are you even human?!

“Sun Zhi was almost beaten to death by your students, and you said this had nothing to do with you all?!”

A middle-aged man’s voice replied, and Dong Xuebing felt he sounded familiar. “I had said what I have to say. The police investigation report states that both parties are responsible. Here! I will leave the remaining school fees here. From today onwards, you all will have nothing to do with Tianma Taekwondo School!”

“Who gives you the right to do this?!” Li An shouted.

“You all are not compensating our medical fees!?”

The middle-aged man replied. “This incident has got nothing to do with the school. You all are the ones who started this incident, and you all should be responsible for your own actions.”

“F**k you!”

“How can you shirk responsibility like this?!”

One second later, the door opened, and a middle-aged man walks out. Dong Xuebing narrowed his eyes when he saw that man’s face. He was one of the men who stared at Yu Meixia’s face on the flight. Dong Xuebing remembered this man is a red belt. Could he be the person-in-charge of Tianma Taekwondo school? Han Shangyu also saw Dong Xuebing before he left.

The argument was in Korean, and Dong Xuebing did not understand a word.

After entering the ward, Dong Xuebing looked at those angry students and asked. “Who was that man?”

“Brother Dong!” Li An gritted his teeth and said. “I just realized those Koreans we met on the plane are from Tianma Taekwondo School. The man earlier is called Han Shangyu. He is an instructor at the school. The other man with a round face is called Park Eunji. He is the Head of the school, and their students are the ones who beat up Dahui and the rest!”

Dong Xuebing asked. “What did that guy say?”

Chen Dahui replied angrily. “He said this incident has nothing to do with Tianma Taekwondo School. They were trying to shirk responsibility and had refunded our school fees. They are claiming that this is our own responsibility, and they have the right to terminate us from the school. That means the school will have nothing to do with us, and we will not get any medical compensations from them! They are afraid this incident will affect the school’s business!”

Dong Xuebing felt disgusted. “Did he really say these?”

“Yes. We had all heard it.” A student, who had fractures, replied from the bed.

“These bastards!” Dong Xuebing’s face changed. “What did the police say?”

Li An suppressed his anger and said. “The police say both parties are responsible for the incident, and Tianma’s students are insisting that the injuries are from their training practice and are not intentional. Tianma Taekwondo School’s instructor, Han Shangyu, vouched for his students, by saying this is not a fight. When the police asked for CCTV footage, they claimed that it was damaged, and the past week’s recordings were gone. It must be those instructors and students who deleted them! They are in cahoots against us!”

Dong Xuebing looks at Li An. “What about the medical fees?”

“We still don’t know who will be paying for the medical fees!” Li An replied.

Chen Dahui said. “The police say those Korean students should pay for our medical fees, but they did not enforce it. The police had only brought them back for questioning and released them the next day. We tried contacting those Korean students, but they refused to answer our calls and never return to Tianma Taekwondo School. How are we going to get the compensation?! The police are obviously siding with those Koreans! Tianma Taekwondo School, or the Taekwondo Association, must have said something to the police!”

A student who is in a wheelchair asked. “Does that mean no one will pursue this matter?”

“That’s right. Our friend was almost beaten to death, and we cannot do anything to them!” Another student added.

Chen Dahui punched the wall angrily. “They are the ones who started the fight! How can they claim our injuries are from Taekwondo practices?! The police trusted their words and did not even detain them! F**k!”

Everyone was furious. In Korea, overseas students are the weaker minorities and had encounter unfair treatments. But this incident is too much. They were beaten up, and no one is standing up for them. This is discrimination!

Dong Xuebing listened to them and replied coldly. “Continue to make police reports!”

“That’s right! We must hold them responsible and will not let this matter rest!” A student replied.

“I will call the police now! Damn!” Chen Dahui storms out of the ward.

Dong Xuebing continued. “No matter what the police say, the Taekwondo School must be held responsible. You all are their students and are injured at the school. If they are not going to pay for the medical fees, who else will pay for it?! Also, those Korean students think nothing will happen to them after they have gone into hiding?! Since we cannot find them, we will go to Tianma Taekwondo School! Inform our Chinese media about this incident! I want to see if they will still dare to shirk responsibility!”

“Contact the media?!” Li An’s eyes brighten up! “That’s right!”

The students started to move. After making police reports and contacting the media, Li An, Chen Dahui brought some of the students to Tianma Taekwondo School to demand compensation. But Tianma Taekwondo School refused to entertain them. Thus, Li An and the other students refused to leave and camped outside the school.

One day…

Two days…

Three days…

One week had passed.

Dong Xuebing was surprised to know that this incident had blown up within the past week!

On the third day after the incident, three provinces’ newspaper reported about Chinese students’ unfair treatment at a Korean Taekwondo School. Of course, it was only a short article in the papers, as sensitive topics like these will not be reported on the news. After that, the Counties and Cities under the provinces started following up on this article, and news of this incident spread throughout the nation.

Discussions about this incident are heated on the internet.

The newspaper articles had controlled the possible impact of this incident, but there are no restrictions on the internet. Pictures of Chinese students in casts and bandages, in the hospital wards, infuriated everyone. The discussions of this incident in the popular Chinese forums had more than a few million views within a day.

Nine Chinese overseas students were beaten up!?

One of the students was almost killed, and the rest suffered from multiple fractures?!

Tianma Taekwondo School is refusing to compensate for the medical fees!?

Those Korean students who beat up the Chinese students are not punished!?

This incident ignited the fury of all Chinese. Coupled with the incident two years ago, everyone, especially those youths under 30 years old, exploded!

Scold!

People started scolding the Koreans on the internet forums!

“I had dislike Koreans for a long time ago! They just like to create trouble! When can they quiet down?!”

“Motherf**kers! I will kill these Bangzi with my bare hands!”

“From today onwards, if I use Korean products, I will change my surname!”

“This is too much! Taekwondo?! I will stop attending my Taekwondo classes! They can go to hell!” This person is a Taekwondo practitioner.

The person below replied. “That’s right! We should switch from practicing Taekwondo to Wushu!”

At first, these netizens are quite diversified, and they are scolding anything related to Korea on the forums. But later on, someone starts to mobilize the netizens to focus their scolding on Seoul Taekwondo Schools and the Korean Taekwondo Association. Very soon, the online scolding and anger escalated to the real world.

On the fifth day after the incident, the windows of four Taekwondo schools, owned by Koreans in China, were smashed in the middle of the night.

The next morning, many local students clashed with overseas Korean students in universities all over China, and many people were injured.

Later that day, a few students from China’s prominent universities started protesting against the unfair treatment of Chinese overseas students in Korea. The students hang banners in their schools, and some even hung them from their hostel’s windows. This conflict had escalated to the next level.

On the sixth day, an organization of hackers started attacking Korea.

Every one of the hackers’ group was mobilized, and many angry youths joined.

“The attack is starting at 8pm! Log onto YY now!”

“Err… I am not a hacker. Can I participate?”

“I also don’t know anything about hacking. Can you all give us some software so we can help?”

“It’s fine if you all don’t know anything. I will send out a guide later, and everyone just has to follow the steps. We have so many people, and just the DDOS attack is enough to give them a bad headache!”

“Alright!”

“We will flood their internet!”

At exactly 8pm, a few Seoul Taekwondo Schools’ websites, the Korean Taekwondo Association website, and forums, were attacked mercilessly. Within twenty minutes, all the websites are either down or hacked. The hackers posted Chinese flags pictures, and some websites played the Chinese national anthem. A few websites were defaced with Chinese and Korean swear words.

Some of Feng Yu’s friends had participated in this attack.

For example, Xiong Zhiyong’s son, Xiao Hua, and Xie Huilan’s younger cousin, Xie Hao.

Xie Hao is a noob with PCs, but he is a born trouble maker. He downloaded several hacking software and sent it to websites with Korean IP address with his classmates. Xiao Hua’s hacking skills are better. He managed to hack into a Taekwondo School’s website through a loophole in their server and changed the homepage to a picture of the Chinese flag. He also embedded a song called <Conquer> on the site.

The hacker war between China and Korea started. No one knows the exact number of Chinese that had participated in this war. The estimation is a few hundred thousand Chinese.

In the end, the Chinese won, and many Korean websites were taken down.

The moment the Korean websites were repaired, they received relentless attacks again.

The Koreans did not sit back and do nothing. Some Korean Taekwondo students start to organize groups to log in to the Chinese forums to scold the Chinese using an online translator. However, their accounts are blocked immediately by the moderator, and they had to register new accounts. This fight lasted two days, and a few Chinese websites were taken down by the Korean hackers.

The fighting intensified.

The Chinese demanded the Koreans to compensate for the medical fees and apologies from Tianma Taekwondo School and Korean Taekwondo Association. If not, the hacking activities will not stop.

Koreans: “Blame yourselves for being so weak! Shut up!”

Koreans: “We just want to beat you all up! Apologize?! In your dreams!”

The Koreans were firm is not apologizing and compensating for the medical fees. They felt it’s right to beat up those Chinese students!

The Chinese side got mad, and more people joined the online war against the Koreans. All of them want to get revenge for overseas Chinese students!

This war is escalating to the next level.

……

Dong Xuebing, who was still in Seoul, received a phone call.

It was Xu Yan. “Xiao Dong, are you still in Seoul?”

“Yes. My friend is still undergoing treatment.” Xu Yan had helped Dong Xuebing applied for his passport, as it’s not easy for an ex-State Security Officer to get the approval. Xu Yan is one of the few who knows Dong Xuebing is in Seoul.

Xu Yan asked. “How is your friend? Is surgery successful?”

Dong Xuebing laughed. “Thank you for your concern. The operation is very successful.”

After chatting for a while, Dong Xuebing asked. “Leader, I heard the incident in Seoul had blown up in China. Is it true?”

“Haha… you just heard about this?” Xu Yan laughed. “My son had come over to stay with me on Monday, and I overheard him cussing at the Koreans in front of the TV. I wonder where he learns the swearing from, and I was so angry that I give him a beating.”

Dong Xuebing paused for a second and said. “Is it that serious?”

Xu Yan replied. “I called you is to remind you that Seoul is quite dangerous now. You must be careful there.”

“Sigh… It’s none of my business anyway.”

“It is no longer whether if it is your business or not. I had received news that some Korean Taekwondo Schools’ students and instructors are targeting the Chinese. Some of our overseas students and tourists were beaten up by them. You must watch out for them.”

Dong Xuebing’s eyes opened wide. “Did they really do that?”

“Yes. These Koreans are really too much.”

After hanging up, Dong Xuebing called Li An and verified what Xu Yan told him. Not only the Chinese students and tourists were beaten up. Two Chinese restaurants were smashed, and countless Chinese students and workers were scolded and insulted. All these are done by the people from Seoul Taekwondo Schools. They had vented their anger on all Chinese!

Bastards!

Dong Xuebing is furious!

Not only you all did not apologize after beating up our students, but you all are also targeting all Chinese now?! Are you all crazy?!

This information was relayed back to China and become the turning point of the online war. The Chinese side heard that the Chinese were beaten up in Korea, and the Korean police are not doing anything to stop it. All of them were furious. Some hackers employed more extreme forms of attacks, and their attacks spread to the whole of Korea Taekwondo Schools. But many people started to call for hackers to stop. This is to prevent the Chinese Korea from getting beaten up.

A few hours later, the Chinese side stopped their attacks on Korea Taekwondo School’s websites.

Everyone was still mad.

But despite the Chinese side stopped attacking, the Koreans did not stop. Some Korean Taekwondo students continued to find trouble with the Chinese. They went to Chinese restaurants to create trouble and smash up the place. Some even left without paying.

Some of the more common attacks are in the form of insults!

When the Taekwondo Schools’ students heard people speaking Chinese along the streets, they will find trouble with them and insult them. Some even start beating up the Chinese speaker. A Korean singer, who used to practice Taekwondo in Seoul, even insulted the Chinese publicly during his concert!

Within a few days, there are dozens of assault cases in Seoul.

But this is only the cases that were reported. Many Chinese cannot speak Korean and did not make any reports.

Most of the injured are Chinese, but a few Japanese tourists were beaten up as they were mistaken for Chinese.

The Korean police stepped in to control the situation and arrested many Taekwondo students.

But the Seoul Taekwondo Association has powerful connections. All it takes was a few phone calls, and those Korean students were released. Korean media also did not report on these incidents, and there was no follow up by the police. There was nothing the victims can do, as they are in another country.

Seoul Taekwondo allowing their students to beat up the Chinese, and the arrogance of the Korean students were too much!

Anger had reached a boiling point in China!

Chapter 310 – Challenge the Schools!

Morning.

Dong Xuebing woke up at around 8am and took a warm shower at the hotel. As the warm water splashes his face, he thought about the Chinese who got assaulted by the Taekwondo students in Korea. Dong Xuebing’s eyes turned cold. These people from the Taekwondo schools in Seoul are too arrogant. Instead of apologizing, they even ganged up to attack the Chinese. This had crossed the line, but Dong Xuebing does not have any solution to get back at them.

After leaving the bathroom, Dong Xuebing went logged on to the internet and checked the Chinese forums.

The hacking had stopped but not the scoldings.

“My brother was beaten up in Seoul! F**k!”

“My parents had gone to Seoul for a holiday, and their luggage was damaged by two men in Taekwondo uniforms. My parents wanted to report to the police, but they can’t speak Korean!”

“Don’t let me see this group of bastards! I will kill every one of them!”

“These hooligans!”

“What are the foreign affairs doing?! So many of our fellow countrymen were beaten up, and they are not taking action!”

In China, anger against the Koreans had not subsided. The Korean’s arrogance had escalated this incident further. This is no longer about Tianma Taekwondo school. The whole Korean Taekwondo world must apologize for what had happened, and they must hand over all their students who had assaulted the Chinese. They must compensate the victims!

Korean Taekwondo Association chose to keep quiet about the anti-Chinese incidents around Korea. Despite the Korean police arresting several Taekwondo students, it did not deter the rest of the students, as most of the Korean students felt it was the Chinese who caused this incident. Those overseas students had lost the fight, and yet they instigated hackers to attack their websites. They even smash the windows of the Taekwondo schools in China. Apologize? Dream on!

There are at least 20 to 30 Taekwondo schools in Seoul.

More and more students from these Taekwondo schools participate in these assaults, and the police couldn’t catch all of them!

Chinese University students refused to accept the inactions of Seoul’s Taekwondo schools, and they started protesting together with a few high schools.

These protests happened yesterday.

Dong Xuebing shut down his laptop and lit a cigarette. He knows the higher-ups will not let this carry-on and will take action. But the higher-ups will only suppress these conflicts by force, and medical compensations should not be a problem. But to get an apology from Seoul’s Taekwondo Association and those Korean students is impossible. After all, too many people are involved.

When Dong Xuebing knows that revenge is impossible, he got frustrated.

Yu Meixia is awake when Dong Xuebing arrived at the hospital. She is holding up a small mirror looking at the bandages on her face.

“Sister Yu, you are up?” Dong Xuebing walked over. “How was your sleep last night?”

Yu Meixia put down her mirror and asked. “… Xiao Bing, when can the bandages be removed?”

Dong Xuebing laughed and looks at Yu Meixia’s face. “Don’t be anxious. You still have another treatment this afternoon and need to apply two more times of medication. I think the bandages can be removed the day after tomorrow.”

Yu Meixia asked worryingly. “What if… what if…”

“There is no ‘what if’ and everything will be fine. Trust me.”

“… ok!” Yu Meixia picks up the mirror to look at herself again.

Zhang Jingjing had shown Dong Xuebing photographs of Yu Meixia’s face after the operation. All the scratched scars were covered up by the skin from her butt. But there are some swelling and small blisters around the skin, which is normal. Dong Xuebing does not understand all the medical terms, but he knows the new skin needs time to adjust to the conditions of her face. Considering Yu Meixia’s condition, Dong Xuebing and Zhang Jingjing did not let her see her face and will only allow her to look at her face in the mirror after the swelling is gone and the wounds heal.

“Xiao Bing, are you troubled recently?” Yu Meixia looked at Dong Xuebing and asked.

Dong Xuebing hesitated for a second and nodded. “Yes.”

Yu Meixia asked. “I can tell you are feeling down. Is it because of those overseas students? How are their injuries?”

“They were seriously injured, and some of them are still hospitalized.”

Dong Xuebing waved his hand. “I am not troubled by the students. Now, many Taekwondo students and instructors in Seoul are attacking Chinese… Sigh… let’s not talk about this. What would you like for lunch?”

“Anything.”

“I know you don’t like the food here. How about we go to a Chinese restaurant?”

“Ok… But… can I leave the hospital?”

“Haha… it’s not your legs that are injured, and the doctor said you have been staying in your ward and need some exercise. She asked me to bring you out for some fresh air.”

After packing up, Dong Xuebing and Yu Meixia walk out of the hospital.

Yu Meixia smiles as she felt the fresh air outside.

Suddenly, Dong Xuebing saw Li An, Chen Dahui, and two other students who had recovered arguing in a parking lot near the hospital. A few men were standing opposite them, and Dong Xuebing had met one of them. It’s that young man who stared at Yu Meixia on the plane. Since Han Shangyu is an instructor from Tianma Taekwondo School, this young man must also be one of his students.

Dong Xuebing walks over. “Let’s go over and take a look!”

The men seemed to be arguing over something.

Kim Hee Jin, who was standing in front, threw an envelope onto the ground and laughed. “This is the medical fee. Watch your words in the future, or else, we will beat you up whenever we see you!”

Chen Dahui shouted. “I dare you to say that again!”

Li An stared at Kim Hee Jin. “You think this will end after compensating the medical fees?! Apologize to my friends!”

Another Korean student from Tianma Taekwondo shouted. “We gave you all the medical fees is because we pity you! Apologize, my ass!”

Kim Hee Jin laughed. “You all should know the rules in our school. We are just sparring, and who can you blame when you all are weak?! Train harder!”

The Koreans roared with laughter. All of them are from Tianma Taekwondo School.

Chen Dahui scolded. “You all outnumbered by us by a few dozens! What sort of sparring is this?!”

A Chinese student with bandages all over his face shouted. “I dare you to fight us one on one!”

“I can’t be bothered with you all.” Kim Hee Jin laughed. “You bunch of losers only knows how to bark. Fight me on one?! Sure! I welcome you to challenge me anytime!”

After saying, the Koreans boarded a car and left.

“Bastards!” Chen Dahui shouted at them.

Dong Xuebing had reached and found out that guy is called Kim Hee Jin, and he was one of the students who attacked the Chinese students. Sun Zhi’s injuries were caused by him. If they had not reached the hospital in time, Sun Zhi would be dead!

“We will get our revenge with them sooner or later!” Li An replied angrily.

Another overseas student went to pick up the envelope of money from the floor. “I think we should just let this go. Their Taekwondo Schools are almost all Koreans, and we… sigh…”

Chen Dahui also sighed.

Dong Xuebing patted Chen Dahui’s shoulder. “Go and pay the medical fees and wait until all the injuries are healed.”

After the Chinese students left, Dong Xuebing felt annoyed. He continued to bring Yu Meixia to a Chinese restaurant for lunch and strolled along the streets with her after their meal.

Yu Meixia asked. “Xiao Bing, can you stop them?”

Dong Xuebing threw the cigarette butt away. “I am only a small leader in a County. What authority do I have to interfere with this? This is the job of foreign affairs.”

“Then those people were beaten up for nothing? During lunch, the boss of the restaurant said lots of Chinese students and tourists were injured. Why are the authorities not doing anything?” Yu Meixia is softhearted, and when she heard of her fellow countrymen getting humiliated, she felt bad.

Dong Xuebing did not reply to her.

As they were strolling, three men walked towards Dong Xuebing from the opposite direction.

One of them is wearing a Taekwondo uniform, and the other two had dyed their hair red and blonde. They look like they are from a nearby Taekwondo School and had just finished lunch.

The red hair guy laughed. “That woman seems to be speaking in Mandarin.”

“I think so.” The blonde hair guy looks at Dong Xuebing and Yu Meixia. “They looked Chinese.”

The guy in Taekwondo uniform said. “Then what are we waiting for? I had wanted to beat up these Chinese!”

Dong Xuebing was deep in thoughts and did not notice in front. He was strolling towards a junction when the tall blonde guy knocked into him. Dong Xuebing had to take a few steps back to regain his balance, and he saw that red hair guy used his shoulder to knock into Yu Meixia, causing her to fall!

The yellow hair guy shouted: “Where are you looking!? Watch where you are going?”

The red hair guy laughed. “My clothes are dirtied. Pay up!”

When Dong Xuebing saw the guy in Taekwondo uniform at the back, he knows what was going on. His blood boiled when he saw Sister Yu’s head almost hitting the wall. “Do you all want to die?!”

Both parties don’t understand each other.

The yellow hair guy gave Dong Xuebing and Yu Meixia a side glance and points at them. “You and you… apologize to us, and we will let you off.” This guy had seen the demands for the Taekwondo Association to apologize on the internet, and he decided to do the same to the Chinese.

Dong Xuebing stared at the three of them in their eyes. “Bastards! Don’t push your luck!”

The yellow hair guy looked at his friends. “What did he say? Did he apologized?”

“I don’t know, but I don’t think so.” The red hair guy replied. “This person seems aggressive!”

Dong Xuebing walked over to Yu Meixia and stood in front of her to protect her. If he is alone, he would have beat up these three hooligans. But Yu Meixia is around, and he cannot fight and protect her at the same time. For Sister Yu’s safety, he decided not to take the risk.

Both sides looked at each other for a while, and the yellow hair guy starts to move.

“Beat him up!”

The yellow hair guy kicked at Dong Xuebing, and the red hair and the third guy surrounded him.

Dong Xuebing dodged the kick, and suddenly police siren sounded.

The three hooligans stopped and turned towards another direction. No one wants to get themself into trouble, but Dong Xuebing’s stare had made the yellow hair guy pissed. He sneered and waved for his friends to leave, before walking up to the patrol car.

The patrol car stopped, and two Officers alighted.

The yellow hair guy points at Dong Xuebing and Yu Meixia. “I lost my phone, and those two people were walking beside me earlier. They must have stolen my phone.”

The police officer frowned. “What model is your phone?”

The yellow hair guy continued to talk to the Police Officer.

Dong Xuebing saw the police had arrived and helped Yu Meixia up. “Are you hurt?”

“I am fine.” Yu Meixia rubbed her ankle as she felt some pain.

Before Dong Xuebing can reply to Yu Meixia, the two Officers walked towards Dong Xuebing. They shouted at Dong Xuebing. “Return the phone you stole!” The yellow hair was standing by the patrol car, looking at Dong Xuebing with a smile.

Dong Xuebing does not understand the Officers.

The Officer frowned. “I am talking to you! Where is the phone?”

Dong Xuebing looks at the Officer. “Why are you shouting at me?! That yellow hair is trying to find trouble with me, and instead of arresting him, why are you looking for me?”

Both parties do not understand each other, and the slightly older Officer said. “Bring him back!” The other officer walked up and escorted Dong Xuebing and Yu Meixia towards the patrol car.

Dong Xuebing is furious. “What the f**k are you all doing?”

“Shut up! Come with us!”

Dong Xuebing knew what was happening even when he does not understand Korean. That yellow hair guy must have accused him and Yu Meixia of something. If not, the police Officers will not treat them this way. Damn! Dong Xuebing turned his head and saw the smiling yellow hair guy. He pushed the officer’s arm away and made a call after he consoled Yu Meixia. After that, he boarded the police car with Yu Meixia. The Officers also asked the yellow hair to follow them back to the police station.

“Xiao Bing, why are they arresting us?” Yu Meixia is nervous.

Dong Xuebing replied emotionlessly. “Don’t worry. It’s fine.”

Dong Xuebing put on a straight face after entering the police station. He controlled his breathing and looks calm. After a while, a male officer conducted a body search on Dong Xuebing, while a female officer searched Yu Meixia’s body. Nothing was discovered on them. About 15 minutes later, Li An, Chen Dahui, and other students entered the station. They had received Dong Xuebing’s call and are here to be his translator.

1 pm.

An Officer with small eyes waved at Dong Xuebing and Yu Meixia. “Alright. You all can leave now.”

Li An translated the Officer’s words to Dong Xuebing.

“You want us to leave?!” Dong Xuebing looks at that Officer. “That yellow hair had made a false report to accuse us! Shouldn’t you all catch him?”

The Officer replied. “He might have mistaken. After all, you all were beside him, and it’s normal to have some misunderstanding.”

Li An shouted angrily. “What do you mean by normal?! Do you all know how to investigate cases?! He is making accusations! How did you become an Officer?!”

The Officer stared at Li An. “We don’t need you to tell us what to do!”

After leaving the station, the rest of the overseas students who were waiting outside went forward to ask what happened.

Dong Xuebing replied. “I am fine. All of you should go back now. Thank you.”

Li An, Chen Dahui, and the rest of the overseas students respect Dong Xuebing, as Dong Xuebing had offered to help them pay more than 100,000 RMB of medical fees first, or else they might not receive any treatment at the hospital. That’s why all of them were agitated when those Taekwondo students bullied Dong Xuebing. How dare they find trouble and still make false police reports to accuse Dong Xuebing?!

The yellow hair guy had left the station earlier than Dong Xuebing and is looking at Dong Xuebing from the opposite of the road with his friends. They sneered and left.

“Fuck! That guy’s Taekwondo uniform is from Shuiyuan Taekwondo School!”

“After them!”

Chen Dahui and the rest wanted to rush forward.

Dong Xuebing stopped them. “Thanks for the concerns. All of you should stay out of this.” He paused and points to Yu Meixia. “Can I trouble one of you to send my sister back to the hospital? I don’t want to let her go back herself.” A Chinese student immediately agrees.

Yu Meixia panicked. “Why are you not going back?”

“I had something on. Just go back to the hospital first.” Dong Xuebing patted Yu Meixia’s hand.

Li An is puzzled. “Brother Dong, you…”

“Do you know where Shuiyuan Taekwondo School is? Also, have you all consolidate the addresses of all those Taekwondo schools that are involved in beating up the Chinese?” Dong Xuebing asked.

Li An replied. “Yes. I know the addresses of many of those schools. What do you want to do with the addresses?”

Dong Xuebing nodded. “Good. Li An, be my translator for today.”

Dong Xuebing had been extremely calm from the start of this incident. But Li An and Chen Dahui start to panic. “Brother Dong, I can be your translator, but can you tell me what you are going to do?”

Dong Xuebing’s anger had reached his limit. “It’s time to settle everything. Insulting and assaulting the Chinese?! Fine… The authorities are not doing anything?! Fine… The Taekwondo Schools do not want to apologize?! Fine… I will force them to bow down!”

Dong Xuebing can no longer hold back his anger!

Public image and reputation?! F**k it!

If I don’t stir up a storm with the Taekwondo Schools, I will change my surname!

You all think you all are good at fighting?! Let’s see who is better!

“Li An! Let’s go!” Dong Xuebing walked towards the direction where the yellow hair guy left.

Li An was stunned. “What are we going to do?!”

Dong Xuebing replied angrily. “Challenge the Taekwondo Schools!”

“… Huh?”

“Challenge schools?!”

All the Chinese students were stunned!

Chapter 311 – Invincible Challenger!

Afternoon. 1.30pm.

Seoul, Shuiyuan Taekwondo School.

Dong Xuebing looked at the signboard in Korean at the entrance and took out a cigarette. He took a few puffs to prepare himself. 5 seconds, 10 seconds, 15 seconds… Dong Xuebing took a deep breath and open his eyes. “That yellow and red hair guys are from this school? The students of this school are also involved in assaulting the Chinese tourists, right?”

Li An wiped the sweat on his forehead. “Yes… But…”

“Brother Dong.” Chen Dahui said. “Don’t be rash. There are only five of us, and they…”

“There are at least a few dozen students inside, and all the instructors are black belts.”

Another Chinese student added. “That’s right. We can think of other solutions to settle this. Challenging the school is really…. Shuiyuan Taekwondo School is one of the bigger Taekwondo school in Seoul, and they are very strong. The few of us are only yellow and green belts. There is no way for us to win.” Even an idiot will know that for a Taekwondo school to be successful in Seoul, the instructors must be strong.

“I had said earlier.” Dong Xuebing looks at them. “You all don’t need to do anything.”

Li An asked. “But you alone…. Brother Dong, you… are you trained in martial arts?”

Dong Xuebing replied honestly. “No.”

“That’s right. We should not…” Li An tried to persuade Dong Xuebing.

“Not trained in martial arts do not mean I cannot fight.” Dong Xuebing refused to listen to them. “Don’t try to stop me. Li An, let’s go!”

Li An, Chen Dahui, and the rest exchanged looks and followed behind Dong Xuebing.

Li An, Chen Dahui, and the rest are not afraid of trouble and are angry with Seoul Taekwondo’s arrogance. But they know themselves well. No matter how skillful one person is, one is powerless against a Taekwondo School and the whole Taekwondo Association. Dong Xuebing looks skinny and not strong, and Chen Dahui felt Dong Xuebing might not even win against them, let alone challenging the school.

Inside the Taekwondo School.

A female staff at the front counter was doing her work when she heard people entering. “How can I help…” Before she can finish her sentence, she noticed the young man in front holding a lighted cigarette. She frowned. “Smoking is prohibited here. Didn’t you see the sign?! What do you all want?”

Dong Xuebing walked forward and snubbed his cigarette on the counter.

The female staff shouted angrily. “What are you doing?!”

“I am here to challenge you all!” Dong Xuebing said. “Li An, translate to her!”

Li An said in Korean. “We are challenging your School!”

The female staff was stun for a few seconds before picking up the phone to make a phone call. The Taekwondo School had encounter challengers almost every year. Still, none of the challengers dare to snub a cigarette butt on their counter.

Dong Xuebing ignored her and continued his way inside.

“Stop!” The staff shouted. “Outsiders are not allowed inside!”

Dong Xuebing is here to vent his anger and does not care about the rules and regulations. He went up to the training hall on the second floor with Chen Dahui and the rest. A training session of about a few dozens yellow belts is ongoing. Some of them are doing stretching, and some are practicing their movements. These are all low-level students.

Dong Xuebing did not say a word and kicked the door open!

An imposing entrance!

An imposing manner is critical!

All the trainees were stunned.

Dong Xuebing shouts. “Ask all of your instructors to come out! I want to challenge them!” Li An translated for Dong Xuebing.

Taekwondo trainees are grouped according to the color of their belts. The white belt is the lowest level, and you can get it after you paid the training fees. After training for a while, the trainee can get a yellow belt after a simple test. That means these yellow belt trainees are all very low-level, and after the yellow belt, it is green, blue, red, and black belts. The black belt is also separated by ‘dan.’ Most of the black belts are instructors.

The yellow and red hair was in the center of the training hall.

The red hair is a blue belt, and the yellow hair is a red belt. Their levels are not low, and most instructors will ask the higher-level trainees to train the low-level trainees.

“Challenge?” The yellow hair laughed.

The red hair guy also laughed. “Hahaha… Did I hear them correctly?”

Those yellow belt trainees also burst out laughing. “You all want to challenge our school with only a few of you?”

“What do you think this place is?! You all are overestimating yourselves!”

The yellow and red hair guys are the ones who knocked into Sister Yu and accused Dong Xuebing and Sister Yu of stealing his phone. Dong Xuebing immediately noticed them and stared at them coldly. Everyone who knows Dong Xuebing will know he is vengeful and will never allow anyone to step all over him. “There is a Chinese saying, ‘Barking dogs don’t bite,’ and you all are this type of dog.”

Li An is troubled.

Dong Xuebing shouted. “Tell them what I said!”

Li An repeated Dong Xuebing’s words in Korean.

Everyone in the training hall is furious, and all of them want to rush forward!

The red hair guy’s face changed and raised his hand to stop the trainees. He looked at Dong Xuebing from top to toe and laughed. “Fine. You are quite brave. I thought other than stealing, you don’t know anything else. Oh, when are you returning the handphone you stole from us?” He turns to the yellow hair guy, and they both laughed.

Chen Dahui scolded. “F***k You!”

Dong Xuebing patted Chen Dahui’s shoulder. “Step further away and wait for me.” He turns to the yellow and red hair. “Are you all not going to call you instructors over?”

The red hair guy laughed. “You think too highly of yourself. I am enough to deal with someone like you.”

Dong Xuebing nodded. He took off his coat and threw it behind him. “I don’t like to waste time. Let’s start. I had heard you Koreans boasting about Taekwondo, and I never had the chance to experience it myself. Alright. Show me what you got.” The Red hair guy is a blue belt and is considered mid-level. Li An, Chen Dahui, and the rest were worried about Dong Xuebing.

“Don’t blame me if I break any of your bones!” The red hair guy laughed.

Dong Xuebing nodded. “These are also the words I wanted to say.”

The red hair guy sneered. Earlier, when he wanted to beat up Dong Xuebing and Yu Meixia, he could not go all out, as they are in public. But now, Dong Xuebing had come to his School to challenge him, and this is an opportunity for him to not hold back.

“Fighting!”

“Beat him up!”

The group of yellow belt trainees cheered.

The red hair guy laughed and rotated his shoulders. Suddenly, he let out a shout and rushed towards Dong Xuebing with his footwork.

Dong Xuebing remained standing there, looking at him.

The red hair guy frowned and switched directions. He moved to Dong Xuebing’s side and then to his back. Dong Xuebing was still standing there without moving. He even put both hands behind his back and closed his eyes.

No one knows what Dong Xuebing is up to.

Li An is worried. “What is Brother Dong doing? Why is he not moving?”

“How do I know?” Chen Dahui replied helplessly. “He is not moving, and why did he shut his eyes?”

“That’s right. How is he going to fight his opponents with his eyes closed?”

The red hair guy felt he was being looked down upon by Dong Xuebing, and he took a big step forward towards Dong Xuebing’s back and gave him a spinning jumping roundhouse kick. This is a powerful move, and if the kick landed on Dong Xuebing’s back, it might cause fractures!

“Brother Dong!”

“Watch out!”

Suddenly, Dong Xuebing moved.

Dong Xuebing was still facing his opponent with his back and seems to know where his opponent’s kick will land. He moved his body slightly to his right and gave a high turning kick. This is a Taekwondo move and can dodge the red hair guy’s kick and attack him at the same time. Dong Xuebing’s kick landed on the red hair guy’s shoulders. The red hair guy was still in mid-air and cannot avoid it. Bam!

“Arghh!”

The red hair guy shouted in pain as he landed on the floor.

But Dong Xuebing’s punch arrived before he can recover. Bam! The punch landed on the red hair guy’s face, and blood spurt out from his nose!

The red hair guy shouted in pain again, before fainting!

Everyone in the training hall was stunned by what they saw. No one had expected this skinny looking Chinese guy can knock out a blue belt within seconds. What’s more shocking is, Dong Xuebing had his eyes closed all this while.!

The yellow hair guy is furious. “Bastard! You are asking for it!”

Dong Xuebing looks at him. “Is it your turn?”

The yellow hair guy is a red belt and is only one level below a black belt. He is holding the highest belt in this school other than the instructors. He moved carefully towards Dong Xuebing and no longer belittled him or use exaggerated moves against him. Five meters… four meters… three meters… the yellow hair moved closer with his fist clenched tightly.

Dong Xuebing did not move as he looks at his opponent.

The yellow hair guy threw a punch suddenly!

Taekwondo seldom uses punches. Some of the Taekwondo competitions allow the use of punches, and some don’t. But kicking techniques are the main forms of attacks. This punch came as a surprise, and even the yellow belts trainees did not expect it.

But… Dong Xuebing knew.

The moment the yellow hair guy threw the punch, Dong Xuebing raised his hand to grab his punch. The yellow hair guy reacted fast and immediately kicked Dong Xuebing’s lower body. Both of them were standing very close, and it’s extremely difficult for Dong Xuebing to avoid the kick. But Dong Xuebing only raised his leg slightly and stomp down! Everyone in the training hall heard the yellow hair guy’s screams of pain. Dong Xuebing’s leg had landed on the yellow hair guy’s kicking ankle!

Dong Xuebing had used all his strength, and the yellow hair guy’s ankle is bent in an awkward angle!

After that, Dong Xuebing twisted the yellow hair guy’s fist and elbowed his lower jaw. Bam! The yellow hair guy flew backward and fainted on the floor. Blood and a few teeth were flowing out of his mouth.

Knocked out in a single move again!

It’s too fast!

Li An and Chen Dahui recovered from their shock and started cheering. “Yes!”

“Damn! Brother Dong, you are terrific!

“Hahaha… serves them right!”

Li An and the rest realized why Dong Xuebing dares to challenge a Taekwondo school by himself. He has the skills to do that. The few moves earlier are too powerful!

Those Korean trainees were shocked and angry. They quickly run over to help the red and yellow guys up.

Suddenly, the training hall’s door opened, and many people entered.

The person in front is a middle-aged man with a blackbelt. He is the instructor of this school, and the rest behind him are all red and blue belts. A few other staff in suits were also standing behind. When they saw the fainted yellow and red hair, their faces changed.

“Instructor!” The yellow belts trainees shouted excitedly.

The instructor asked. “What is going on?”

A few trainees ran over to explain the situation while pointing at Dong Xuebing angrily.

Chen Dahui whispered to Dong Xuebing. “This guy is Instructor Zhang of Shuiyuan Taekwondo School. He is a first Dan black belt.” Most Taekwondo schools will have a Fourth or Fifth Dan black belt instructor around. But they will not be around every day. This Instructor Zhang should be the most skilled person in the school today.

Dong Xuebing nodded and look at that guy. “Old man! Are you the one who asked your students to attack the Chinese?!”

Instructor Zhang saw his students getting beaten up and was furious. “Which school are you from?!”

Li An continued to translate for Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “I am not from any schools or have I learned any martial arts. I am only a Chinese tourist who wants to teach Korean Taekwondo practitioners a lesson.”

Instructor Zhang laughed in jest. “Teach us a lesson?! You?”

“Yes. Me!” Dong Xuebing continued. “It’s time to settle the score for what happened in the past few days!”

Dong Xuebing did not belittle Taekwondo. But he did not think too highly of them either. Any martial arts practitioners will know that Taekwondo moves are more for performing and had many weaknesses in real fights. The reason why Taekwondo gained popularity is because of their operating models and had nothing to do with their actual fighting skills.

If this incident happens in China with those Wushu experts, Dong Xuebing will not dare to challenge them like this. This is because even when he has BACK, he can only reach a draw with Wushu experts, and he will be a sitting duck when his BACK runs out.

But Taekwondo is different.

Taekwondo is mainly used for performance, and Dong Xuebing is confident of winning even when facing a black belt. He had accumulated almost twenty minutes of BACK in the past few days and is more than enough to face off his opponents’ attacks. All he needs to do is to determine the attack direction and look for their weaknesses. Of course, Dong Xuebing does not know what the outcome will be until the fight started.

Instructor Zhang waved his trainees away and walks to the center of the training hall.

Dong Xuebing is also ready, and he gestured for Instructor Zhang to start.

The challenge begins.

Shuiyuan Taekwondo School students were confident of Instructor Zhang and started cheering. “Fight!” “Beat him to death!” Li An, Chen Dahui, and the other Chinese students were also cheering for Dong Xuebing.

“Hmph!” Instructor Zhang made his move!

Jumping turning kick, double kicks, and followed by a spinning roundhouse kick. This is a set of splendid moves!

Dong Xuebing took three steps back to avoid the kicks.

Instructor Zhang pressed forward and did not give Dong Xuebing time to rest. He unleashed a series of kicks like triple front kicks, triple sidekicks, followed by a spinning kick, and ended with a whirlwind kick. Every kick is powerful, and Dong Xuebing can feel the wind from the kicks.

Dong Xuebing could only step back, side steps, and moved his body to dodge the kicks.

The Korean trainees laughed as they saw Dong Xuebing could not return any blows.

Li An asked nervously. “Can Brother Dong win?”

“His opponent is a black belt.” Chen Dahui replied. “It’s not a surprise if he lost.

Instructor Zhang got the momentum and continued with another set of kicks after taking a breather. His kicks are very powerful, and Dong Xuebing might suffer fractures if he was hit.

Dong Xuebing continued to step back. He might seem to be losing, but he was avoiding the kicks calmly. After Instructor Zhang finished his set of kicks, and Dong Xuebing avoiding all of them, Dong Xuebing shook his head and laughed. “Hey, is this what Taekwondo is all about? I am still waiting for you to show me some powerful moves. Aren’t you embarrassed about yourself?”

Li An translated word for word.

The trainees were furious.

Instructor Zhang frowned and knew he had met an expert. His set of attacks are fast and relentless, but he could not even touch his opponent’s clothes. Although he seems to be winning, his attacks are causing him to lose his stamina.

“Is it my turn?” Dong Xuebing narrowed his eyes and moved.

Instructor Zhang looked at Dong Xuebing and took a deep breath, before rushing forward with a sidekick!

This time, Dong Xuebing did not dodge. He basically gasped all his opponent’s moves and Taekwondo’s main forms of attack. He accurately grabbed Instructor Zhang’s leg under his arm. Instructor Zhang knew this is not going well. He tried to use his other leg to kick out at Dong Xuebing, but Dong Xuebing did not give him and chance to do that. Dong Xuebing took a step forward and headbutted him!

Bam! Dong Xuebing’s forehead landed on the bridge of Instructor Zhang’s nose!

Instructor Zhang covered his nose and shouted in pain.

Dong Xuebing continued with a kick to Instructor Zhang’s lower abdomen, causing him to fly more than one meter backward. Bam! Instructor Zhang landed on the floor! He tried getting up, but the pain in his abdomen prevented it. In the end, he could only curl up in pain on the floor!

The training hall becomes silent. Many people cannot accept the fact that Instructor Zhang had lost.

One second…

Two seconds…

“Good!”

“Perfect!”

“We won! Damn! We really won!”

Li An, Chen Dahui, and the Chinese students started cheering. The trainees from Shuiyuan Taekwondo School could only suppress their anger and keep quiet.

Instructor Zhang stares at Dong Xuebing angrily. “You headbutted me! This is against the rules!”

Dong Xuebing let out a cold laugh. “Against the rules, your head! Do you understand what it means by challenging your school?! Ah?! This is a fight and not your Taekwondo competition! Oh… are you expecting me to use Taekwondo moves against you?! Do you think I have nothing to do?! Against the rules?! When you all attack the Chinese on the streets, smashed up the Chinese restaurants, assaulted those unarmed civilians, did you think about the rules?!”

Li An roared. “That’s right!”

“Brother Dong! You are right!”

Chen Dahui took over Li An’s job and translated what Dong Xuebing said to them.

Dong Xuebing walks forward and points at Instructor Zhang in his face. “You all only know how to beat up the innocent civilians. Didn’t you all think you all are great?! Come and fight me! You can’t even touch my sleeves, and you dare to make so much noise?! All of you only know how to bully the weak! I don’t know how many of your students are involved in the assaults outside, or have you participated. But I am warning you now. If anyone of your Taekwondo School students dares to insult the Chinese again, I will come and challenge your school again! I will tarnish your school’s reputation and make sure you all will not have a single student! Do you understand?! You better control your students!”

Dong Xuebing stood up and looks at the Korean trainees. “Listen up! Don’t think we Chinese are weaklings!”

…….

Outside of Shuiyuan Taekwondo School.

Chen Dahui exclaimed excitedly. “We finally managed to get back at them!”

“Brother Dong! What martial arts are you using? It’s too powerful.”

“Hahaha… we finally got our revenge!” Everyone is excited.

Dong Xuebing wore his coat. “You call this revenge?! This is only the first school. Let’s take a break before we go to the next school.”

Li An paused for a second. “Next school?! Are you still going to challenge the schools?”

Everyone was stunned by what Dong Xuebing said.

Dong Xuebing replied. “Of course! How can I vent my anger if I don’t smash five or six schools?! Didn’t you all consolidate the Taekwondo Schools that had assaulted the Chinese?! I will not let any one of them off!” Since Dong Xuebing decided to stand up against Seoul’s Taekwondo Schools, he will go all out!

Taekwondo

Chapter 312 – Brother Dong!

Afternoon, at 3pm.

Outside of Tianma Taekwondo School.

Dong Xuebing narrowed his eyes as he looks at the school’s signboard across the road. This is the second target today. Everything started from this Tianma Taekwondo School. If their students had not seriously injured the Chinese students, the instructors had not sided with the Korean students. They had compensated the medical fees earlier, this incident will not escalate to this extent. That’s why Dong Xuebing will not let this place off.

“Brother Dong, are we going in?” Li An asked.

Chen Dahui added. “Why don’t you rest a while more? Your stamina…”

“I have enough rest.” Dong Xuebing straighten his collar. “… Let’s go!”

After seeing Dong Xuebing beat up Instructor Zhang at Shuiyuan Taekwondo School, Chen Dahui, Li An, and the rest were very excited. They followed Dong Xuebing across the road.

Suddenly, two cars came to a screeching stop by the roadside.

A few reports alight with recording pens and cameras. When they saw Dong Xuebing and the rest, they rushed over. Dong Xuebing does not understand Korean but knew news of his challenge at Shuiyuan Taekwondo School had spread. That’s why the reporters had come to interview them. However, Dong Xuebing does not want to be interviewed. He is a government leader after all, and some things should not be said by him. Dong Xuebing saw the reporters and quickly dragged Li An, Chen Dahui, and the rest into Tianma Taekwondo School.

A few staff were chatting on the first floor when they saw a group of people entering the School.

Dong Xuebing looks at them. “What are you looking at?! I am here to challenge the School!”

The few staff were stunned and looked at each other.

Suddenly, the School’s door opened again, and a group of people rushed in. “Li An, Dahui! We are here!”

“Hahaha… are we really going to challenge the School?” The people who entered are all Chinese students and are speaking in mandarin.

“I heard Shuiyuan Taekwondo School had lost! Hahaha! Good job! Who is Brother Dong? Where is he?” All the students are very excited.

Li An quickly introduced Dong Xuebing to the students. They are all overseas students studying in some Korean Universities. Li An and Chen Dahui are worried that they might be ambushed by Tianma Taekwondo School students and called their friends to back them up. However, they only know fifteen of them and don’t know the remaining twenty to thirty people. They also don’t know who called them. Some of them are students, some are working adults, and some tourists from China. After asking them, they found out that they learned about the challenge on Seoul Taekwondo Schools from word of mouth. After Li An called his friend, those Chinese students called all the Chinese they know over.

With the supporters, they had become a big group.

Tianma Taekwondo School’s staff saw them and quickly close the doors to stop the reporters from entering, before notifying the instructors and person-in-charge.

Dong Xuebing walks in front of the training hall.

The training hall is about 100 sqm, and a lot of Korean students were sitting neatly in rows. Most of them are blue and green belts. In the front row, Dong Xuebing saw Kim Hee Jin, Han Shangyu, and Park Eunji. Two black belt instructors are sitting beside them.

Dong Xuebing looks at them. Three black belts?

Park Eunji is Tianma Taekwondo School’s Chief Instructor and is also overall in charge. He frowned and asked. “Are you the one who defeated Shuiyuan Taekwondo School?”

Li An translated softly for Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “Tianma Taekwondo School will also lose to me.”

“Young man, don’t be overconfident.” Park Eunji laughed. “Don’t think you are the greatest after learning some moves.”

Dong Xuebing smiled. “Old man. I am supposed to teach you this, but you had said it for me.”

The Korean students started scolding. “It’s just another f**king Chinese! What’s there to be arrogant?!”

“Is Shuiyuan Taekwondo School’s instructor is not around today? If not, how can you challenge them?”

“Go home and train for another hundred years! You young brat!”

The Chinese students heard the insults and started to scold them back. It suddenly becomes tensed.

Dong Xuebing took off his coat and threw it on the ground beside him. “Let’s start!”

Park Eunji looks at Dong Xuebing. “Hee Jin, go and test him.”

“Yes!” Kim Heejin stepped forward and started to warm up his limbs with a cold smile.

Dong Xuebing saw the blue belt on his waist and shook his head. He knows the other party had sent this blue belt to test his skills but did not say anything. He had wanted to beat up this Kim Hee Jin for mocking Sister Yu and beating up the Chinese students. Dong Xuebing stepped forward and shake his wrist and ankles. His warm-up is done.

“Brother Dong! Do your best!”

“Show them the real deal!”

The challenge started.

Kim Hee Jin clenched his fists confidently and started moving closer to Dong Xuebing slowly with Taekwondo’s basic footwork.

Dong Xuebing did not even move and stood there with his hands by his side, staring at this opponent. Dong Xuebing’s stance is full of weakness, and compared to Kim Hee Jin’s footwork, he looks like a noob. However, Dong Xuebing had not done this purposely. He had not learned any martial arts and does not know about fighting stances.

“Hek!” With a yell, Kim Hee Jin made the first move.

Kim Hee Jin took a big step forward and unleashed a series of kicks. The first kick is a fake move, and his second kick is the actual killing blow!

But Dong Xuebing did not even move his legs nor try to dodge.

Kim Hee Jin let out a ‘Hmph’ and put all his strength into this kick!

We won! This was the first thought in those Korean students’ minds.

During real fights or competitions, the only way to deal with such a powerful kick is to step back or sidestep. Very few people will try to block it, as there will be follow up attacks after this kick. The best option is to dodge. But Dong Xuebing did not dodge. Instead, he punched towards his side!

Bam!

The fist and leg clashed!

Arm strength is no match for leg’s strength, and Kim Hee Jin had been practicing Taekwondo for three to four years. Most of his training is focusing on his legs, and it will not be easy for Dong Xuebing to block this kick. Even if Dong Xuebing can block it, there will be a third kick, which is harder for him to avoid. The distance between both men is around one meter now.

But to everyone’s surprise, when the fist and leg made contact, someone shouted in pain!

It was Kim Hee Jin who had shouted. He did not follow up with the third kick, and his leg went limped!

Dong Xuebing had hit a nerve on Kim Hee Jin’s leg and made him numb!

Dong Xuebing had punched the weakest part of the thigh and made use of Kim Hee Jin’s strength against himself. With just a simple punch, he stopped Kim Hee Jin’s consecutive kicks. Dong Xuebing immediately kicked upwards with his right leg, and Kim Hee Jin’s leg is numb and could not continue with his attack or move. He can only grit his teeth and throw his body to one side.

But Dong Xuebing seems to know which direction Kim Hee Jin will be moving, and his right leg switched direction in mid-air. Bam! Kim Hee Jin moved towards Dong Xuebing’s leg, and the kick landed on his face!

“Argh!” Kim Hee Jin was sent flying, and his face swelled up immediately!

One move!

Dong Xuebing had defeated Kim Hee Jin with only one move!

The Chinese students started cheering and clapping!

Dong Xuebing walks up to Kim Hee Jin to help him up. “Young man, learn to behave like a human being first. If you cannot even behave like a human being, what’s the use of learning Taekwondo? Stop disgracing yourself.”

Kim Hee Jin is furious, and suddenly punched towards Dong Xuebing’s face!

Dong Xuebing punched towards his side. Bam! Hee Kim Jin shouted in pain again. He was hit on another ulnar nerve on his arm!

“Stop!” Park Eunji stared at Dong Xuebing in his eyes.

Dong Xuebing stood up. “Who is next? Hurry up!”

Two black belts looked at Park Eunji. “Chief Instructor, let me go!”

Park Eunji shook his head and straighten his uniform. He decided to face Dong Xuebing himself. From the match earlier, he knows all the black belts in his school are no match for this young Chinese man. It takes more than eye power and reaction to hit a person’s ulnar nerve point. Even Park Eunji is not confident of doing it within a split second. What sort of martial arts is this?! Attacking acupuncture points?!

This is the strategy Dong Xuebing developed when he was facing Shuiyuan Taekwondo School, and it is the best attack that compliments his BACK.

Dong Xuebing lacks experience, strength, speed, the sudden burst of strength, etc. when he faces his opponents. Yesterday’s match with that black belt instructor, Dong Xuebing, had used BACK dozens of times to avoid getting hurt. Furthermore, Park Eunji is a 5th Dan black belt and is one of the top Taekwondo masters in Korea.

So, Dong Xuebing had formulated this dirty trick for his opponents.

Attack the nerve points! Anyway, I will just hit all the vulnerable areas.

Dong Xuebing has BACK and can try many times until he hit the points. That’s why this dirty trick suits him the most!

“Come!” Dong Xuebing is ready and wants to try out his dirty move on Park Eunji.

Park Eunji steps forward with wide steps.

This time, Dong Xuebing did not wait for Park Eunji to attack. He also steps forward to close the distance. The Korean students and the Chinese students and tourists held their breaths as they looked at both men.

Suddenly, Park Eunji made the first attack!

Park Eunji shifted his body weight to his left leg, raise his right knee and spin. His left leg kicked out with the momentum, and it’s a Taekwondo’s sweeping kick. Park Eunji had put in precision, strength, angle, and speed into this kick.

Dong Xuebing also moved. He kicked out with his right leg to block his opponent’s kick!

Bam! Both men kicked met.

Park Eunji felt a numbness start to spread from his leg to his waist, and it was too painful. Dong Xuebing had found his weak spot on his leg so fast!

Dong Xuebing is not feeling well either. When he was facing Kim Hee Jin, his strength is weaker than him, but Dong Xuebing can make use of Kim Hee Jin’s strength against himself and escaped unscathed. But Park Eunji is a 5 Dan black belt. His kicks are too powerful. Even when Dong Xuebing had hit him on the nerve point, Dong Xuebing’s right leg is also painful!

After exchanging blows, both men stopped attacking.

They stood still and looked at each other warily.

Park Eunji is a Taekwondo master. He knows Dong Xuebing had not kicked his nerve point on his leg by luck, and he must not let Dong Xuebing hit his weak spot again. He thought for a while and did not use his legs anymore. After the numbness in his leg subsided, he started circling Dong Xuebing, looking for an opening.

Suddenly, Park Eunji stepped forward and punched Dong Xuebing’s face!

Dong Xuebing raised his arms to block and used one of his knuckles on his fist to hit his opponent’s punch. Two fists met. Bam! Dong Xuebing’s arm becomes numbed. He felt he had just punched an iron wall! But Park Eunji is also feeling terrible. When the two fists met, Dong Xuebing’s knuckle had landed on the space between Park Eunji’s middle finger and ring finger. Once again, he felt pain and numbness all over his body! Even his mind had gone blank for a second!

This is an acupuncture point!

Park Eunji’s body shook, and veins were popping on his head!

Both men continued to exchange blows. One time, two times, three times… When Park Eunji punched, Dong Xuebing will also punch. If Park Eunji kicked, Dong Xuebing would also do the same, and every time fists and legs met, Dong Xuebing will hit Park Eunji’s acupuncture points or nerve points. After a few rounds, Park Eunji was covered in a cold sweat!

What sort of move is this?!

This is too despicable!

Park Eunji is going crazy, as he had fought in numerous competitions and had never met such a despicable opponent. This opponent seems to understand human anatomy very well. Every hit will land on the most painful spot. Dong Xuebing had hit his acupuncture and nerve points on his arms, fists, thigh, and back!

Park Eunji pants as he felt his lower body had become stiff.

Park Eunji was hurt more than a dozen times!

The Korean students do not understand what was going on with their Chief Instructor today. Why didn’t he use continuous attacks? Why did he stop and rest after every hit? What is he doing?

Dong Xuebing is in a better condition than Park Eunji despite the pain in his arms and legs. But when he saw Park Eunji covered in sweat, he knows his tactics had worked. This time, he did not wait for Park Eunji’s attack and gave a straight punch! This is the first time he initiated an attack in this match!

The clashes had made Park Eunji scare of initiating attacks. When he saw Dong Xuebing’s punch, he is overjoyed. This time, you are the one throwing the punch, and you will not know where I will attack. You will not find my weak spot this time! So, Park Eunji let out a shout and punched towards Dong Xuebing’s elbow. He wants to hit Dong Xuebing’s nerve point to let him taste his own medicine. However, the moment Park Eunji threw his punch, Dong Xuebing’s punch changed direction and landed on Park Eunji’s arm!

Another nerve points!

Park Eunji’s arm immediately become numb!

An opening! Dong Xuebing kicked with his right leg, and his kick landed on an acupuncture point on Park Eunji’s right leg. Seeing Park Eunji’s leg almost giving way, Dong Xuebing continued with another attack. He dodged Park Eunji’s punch and used his elbow to hit Park Eunji’s abdomen. Bam! Dong Xuebing’s elbow strike landed and used his head to push up. Bam! Dong Xuebing’s head hit Park Eunji’s lower jaw, and he followed up with a heavy blow with his knee!

Bam!

Park Eunji collapsed on the ground holding his stomach!

The training hall was silent!

One second… two seconds…

Suddenly, the Chinese students and tourists cheered!

“We won! We won!”

“Brother Dong! You are the best!”

Screams, cheers, and applause!

Chen Dahui’s tears almost flowed out as he is too excited. No words can describe his feelings. Dong Xuebing had won!

Dong Xuebing is also exhausted. He wiped his sweat off his forehead and points to Park Eunji, who was still on the floor. “I will return what you said earlier. Don’t think you are the greatest after learning some moves! F**k you! Listen up! Our people were beaten up at your Taekwondo School, and this is not over. I will give you one day to reconsider your decision. If you and your Taekwondo School don’t make a public apology, I will fly to Korea every week in the future to challenge your School! You can try me!”

The Korean students can only stare at Dong Xuebing angrily!

“Brother Dong! Good job!”

“Brother Dong! Brother Dong! Brother Dong! Brother Dong!”

The Chinese students and tourists chanted Dong Xuebing’s name again and again!

Chapter 313 – There is always someone more capable!

The next day.

In one of Seoul’s Taekwondo’s school. Dong Xuebing’s kick landed on a blackbelt instructor’s nerve on his leg and punched him in his face when his leg went numb. When the instructor is still in mid-air, Dong Xuebing kicked him in his lower abdomen. The instructor flew more than 1 meter, before collapsing on the floor. Another instructor and two red belts were lying on the ground at the side of the training hall. All of them were injured, and the school’s medics were attending to them.

“We won! Hahaha!”

“Alright!” the Chinese students cheered.

“Brother Dong! I love you!!!” A few female Chinese students screamed.

Yesterday, only about 30 plus Chinese students and tourists followed Dong Xuebing to challenge the schools. But today, there is almost one hundred Chinese followed Dong Xuebing to the Taekwondo schools. Among them, there were students, tourists, and workers. Li An, Chen Dahui, and the rest had not called them over. All of them had come on their own, and their numbers increased by dozens after every challenge.

One school…

Three schools…

Five schools…

From yesterday until today, Dong Xuebing had challenged and won seven Taekwondo schools.

All the Seoul Taekwondo schools were in chaos because of Dong Xuebing!

Instructor Li pant as he massaged his chest and struggled to sit up. He stared into Dong Xuebing’s eyes. “You want to be the enemy of the whole of Korea’s Taekwondo world?”

“So, what?!”

“What is your motive?!”

Dong Xuebing replied. “I am standing up for the Chinese.”

“Those incidents have nothing to do with our school!” Instructor Li shouted.

“It’s not up to you to say this.” Dong Xuebing stared at Instructor Li coldly. “Someone saw a few of your students had eaten at a Chinese restaurant and left without paying this morning. Before they left, they even trash up the restaurant arrogantly. Did they think they are very powerful?! Listen up! I don’t want to see such incidents again, or else I will make sure your school will close down!”

Instructor Li asked with a heavy heart. “How many schools are you going to challenge before you stop?”

“This will depend on when Tianma Taekwondo School will make a public apology. If they don’t apologize, I will seek an apology from all the Taekwondo schools!” Dong Xuebing replied, and left with his 100-something supporters after Li An translated his words to Instructor Li. Dong Xuebing is not going to challenge other schools today as he does not have much time left on his BACK.

After Dong Xuebing left, a few students rushed over to help Instructor Li up.

“Instructor!”

“Are you alright?”

Instructor Li waved them away. He sighed and went to his office to make a phone call.

An hour later.

More than a dozen Taekwondo school person in charge and instructors gathered in a hotel meeting room.

The door opened, and Instructor Li entered with one of his arms in bandages.

A few younger men stood up. “Instructor Li… we heard you lost to him too. This…”

Instructor Li nodded and sighed. “He is stronger than me… I’m old.”

“The seventh School.”

“Where did that guy come from? Is he really in his twenties?” A middle-aged man frowned.

Instructor Li nodded. “He is very young and skinny. He might look ordinary, but he is really good at fighting. When I faced him, all his attacks are on my body’s weak spots. I cannot clash with him or defend against his attacks. He gave me the feeling that he knows where I will dodge, and there is no way to avoid his attacks. I think no one from our Taekwondo world is his match. I had fought with him for three minutes, and I can’t land an attack on him.”

One person challenging and won against seven Taekwondo schools without getting hurt. How strong is this guy?

All the men quiet down.

One man broke the silence. “We cannot let him continue to challenge our schools, or our Taekwondo will be disgraced!”

“We are already disgraced.” Another middle-aged man replied.

An older man said. “From what I know, many of the students had quit from the schools who were defeated by him. Several dozen students had quit at the same time… if this carries on… Sigh… Did this guy mentioned any demands?”

Instructor Li said. “He wants us to control our students and stop all the attacks on Chinese. Oh, he also demanded Tian Ma Taekwondo School to make a public apology.”

The older man said. “His first demand is correct. Attacking others is against the law and must be stopped. But his second demand…”

Suddenly, everyone in the meeting room turn and looks at Park Eunji, who was sitting in a corner.

Someone who dislikes Park Eunji said sarcastically. “Tian Ma Taekwondo School should take responsibility for this incident. Those overseas Chinese students were injured by your school’s students at your school. You all should take responsibility for their medical fees. If you all had taken up responsibility in the first place, all these would not happen. You all had started this fire, and if that Chinese guy carries on with his challenges, all our Taekwondo schools will close down.”

“That’s right.” Someone supported. “Whoever that created this mess and should stop it. I think Tian Ma Taekwondo School must apologize.”

Park Eunji replied angrily. “This guy is challenging the whole Taekwondo world! If we apologize, we will be looked down upon. This concern our Taekwondo’s reputation…”

A man interrupted. “If we don’t stop him, we can forget about our reputation. I am not saying we should not revenge against him, but who dares to claim he can win against this guy? He can win against seven schools, he can win against seventeen or twenty-seven schools. If he really does that, it will be a disgrace to us. That’s why we must stop him now before we think of ways to deal with him!”

“I also agree with Tian Ma Taekwondo School to apologize! We must control the situation first!”

Park Eunji felt the pressure suddenly. The pressure is from Dong Xuebing and fellow Taekwondo schools. The people at this meeting are the owners of Taekwondo schools in Seoul. They saw Park Eunji, Instructor Li, etc. had lost to Dong Xuebing, and none of them dare to claim they can stop Dong Xuebing from challenging the schools. Thus, they want to protect their schools’ reputation and business, they don’t care what Tian Ma Taekwondo School thinks. If Dong Xuebing is not stopped, all other schools might be challenged, and this is not what they want.

The meeting ended, and Park Eunji stormed out of the hotel.

Han Shangyu, who was waiting outside, ran up to Park Eunji. “Master Park, how is it?”

“Go back to school now!” Park Eunji said angrily.

News of Dong Xuebing challenging the Taekwondo schools spread since yesterday, and it stirred up a storm among the Seoul’s Taekwondo schools. Many Schools had recalled their instructors from other places, and some closed their schools temporarily to prevent them from being challenged. For several decades, Seoul Taekwondo world had never faced such a challenge before. Their opponent is only one person, but no one can win against him. Dozens of black belts, including 5-dan and 6-dan instructors, are not his match!

This day, Korea’s media had reported this incident for the first time.

The reporters went to interview the Taekwondo schools. Still, all the people in charge and instructors did not give any comments. Some did not even meet the reporters, and everyone kept quiet. The reporters managed to interview some students, and all of them were furious with this Chinese challenger. They claim this is a provocation to Korea’s Taekwondo world.

But from this day onwards, all attacks on Chinese had stopped.

The schools’ person in charge and instructors had gathered their students and warned them not to stop the attacks on Chinese, and those that refused to listen were expelled from their schools. This is not because they are afraid of that Chinese guy. They had done this for their school’s reputation.

This is the biggest crisis in Seoul’s Taekwondo world.

Dong Xuebing’s challenges had blown up this incident and had affected not only the schools in Seoul. Even the students from Busan’s Taekwondo schools started quitting. Young men love to show off. Many of them practice Taekwondo is to flaunt and keep fit at the same time. But now, a Chinese young man had won against several Taekwondo schools, and no one can do anything against him. Many people were furious and felt disgraced.

This incident is starting to affect the whole of Korea!

Many top Taekwondo masters flew to Seoul to find out what happened.

To regain confidence among the students, their only solution is to win against this Chinese challenger. But after understanding the fight between the instructors and that Chinese young man, all the masters were dumbfounded. Hitting acupuncture points and nerves in every attack?! None of them had heard of such martial arts, and they are not confident of winning. A 6-dan blackbelt master volunteered to challenge Dong Xuebing but was stopped by others. If they are not 100% sure of winning, they must not challenge Dong Xuebing blindly. If even the medalists of World Taekwondo Championships also lost to Dong Xuebing, it will be a more severe blow to Taekwondo’s reputation.

At the same time.

China’s major newspapers reported about Dong Xuebing’s challenges with Seoul’s Taekwondo schools!

<A Chinese tourist challenged and won seven Taekwondo schools in Seoul>

<There’s always someone more capable?>

<The truth behind the defeat of seven Seoul Taekwondo schools>

One of the articles is as follows:

Our reporter, who is stationed in Seoul, had found out a Chinese tourist with Beijing accent had challenged Shuiyuan Taekwondo School yesterday at around 2pm. He single-handedly won against a few blue belts, red belts, and blackbelt. Later in the afternoon, he went to challenge Tian Ma Taekwondo School, and Korea Taekwondo master Park Eunji and other instructors there were defeated. Until this afternoon, this tourist had challenged seven Taekwondo schools consecutively and won against dozens of black belts. Not only he had won against them, but he also managed to win without any injuries.

As this tourist refuses to be interviewed by our reporter, we can only find out about the truth behind his challenges from others. He had challenged the schools because a group of Chinese students was beaten up at one of Korea’s Taekwondo School. This unnamed Chinese tourist demanded a public apology from Tian Ma Taekwondo School, and all Korean Taekwondo schools to restrict their students from attacking the Chinese in Korea. Or else, his challenges will continue.

Our reporter also found out that all Taekwondo schools in Seoul were preparing for this tourist’s challenge. They had recalled all their instructors from overseas competitions, and five schools even put up ‘renovation’ signs to prevent the challenge.

When this article was published, all the Chinese were stunned!

The younger students cheered excitedly when they saw this article!

Discussions about this article are all over the Chinese forums like Tianya Club and Baidu.

“Hahahaha! Yesterday, I was still wondering why those Korean students become so quiet. They had been dealt with by someone capable! Hahaha!”

“Those Koreans are too useless! Renovations?! Hahaha! They must be scared witless! Hahaha!”

“Does anyone know who that Chinese tourist is? He is too powerful!”

“Search for him! I want to make him my idol! Hahaha! He had made us Chinese proud!”

“This is payback! We had so many hackers a few days ago, and yet we cannot do anything to them! But this guy managed to stop those Taekwondo schools by himself! Hahaha! Let’s see if they dare to bully our Chinese students in the future! There is always someone more capable!”

“Have you all saw the article on the papers?! ‘Chinese tourist’ is the highlight!”

“That’s right! Hahaha… just a random Chinese tourist can teach all of them a lesson. I almost died laughing!”

“I think the newspaper agencies’ leaders and reporters trying to add salt to Korea’s wound! If not, why would their articles keep emphasizing ‘Chinese Tourist’? These few words are too funny! It’s like giving them a slap on the face!”

“Agree! This guy is too capable!”

Soon, pictures of the challenges found its way to the Chinese internet forums. These are pictures of the school’s signboards, and a few black belts lying on the ground in agony. In the background, many Chinese students were cheering.

Someone replied. “Where is the capable person?! Which one is he?”

A Chinese student in Seoul replied. “He does not allow us to take his pictures. Those that had taken his picture were asked to delete, as he does not want to be known to others.”

“How old is he?”

“Is Brother Tourist handsome?

The person who uploaded the picture should be a girl. “Hee, hee… he is in his early twenties, and have average looks. But when he is fighting against those black belts, he is awesome! You all are not there at the schools. All of us were stunned. We had never seen anyone so powerful like him. This person is modest and looks like just another average person. But when he fights, he is stunning!”

“This is a hidden master!”

“He refused to reveal his face?! This is how a master should be!”

The internet erupted, and it felt like Lunar New Year.

A few Qinghua, Bei Da, and other prestigious universities’ students joined the discussions and promoted patriotism articles. Some university lecturers and even vice-principals shared an article titled <Good kick!> at about the same time. There is no content in the article, but everyone knows what they are referring to. They are praising that Chinese tourist for kicking those Korean’s butt! These lecturers and principals were furious when they knew overseas Chinese students were beaten up in Korea.

With the heads of education in China expressing support, the discussion becomes more heated.

More students and lecturers shared the article <Good Kick> and other similar articles on their Weibo accounts.

At about 8 pm, a famous Chinese celebrity wrote a post titled <There are capable people everywhere> on his Weibo account. In his post, he praised the unknown Chinese tourist for standing for those overseas Chinese students and is impressed by his victory over the seven Taekwondo Schools in Seoul.

News sites like Sina, Sohu, Tencent, etc. used this incident as their headlines.

Some websites even praised the Chinese tourist openly!

Of course, there are also criticisms. Some people felt this incident will affect the diplomatic relationships between both nations. But these posts were quickly taken off from the internet, as countless angry youths scolded the person who posted them. You are worried about the relationship between nations and worried about this and that… what about the pride of our overseas Chinese students? Why are you not concern about them?! They are the victims in the first place!

Many Chinese did not say anything about the incident where the Chinese students were beaten up at the Taekwondo school. Still, they were holding back their anger in their hearts. Now, someone had appeared to kick those Taekwondo schools in Seoul, the Chinese can finally release their anger!

At night, a deputy instructor from Korea Seoul’s Tian Ma Taekwondo School made a public apology. This is due to Dong Xuebing’s threat and the pressure from other Taekwondo schools in Korea.

When this news is confirmed, the internet exploded!

“Apologized! They had finally apologized!”

“Hahaha! Brother capable is terrific!”

Young men idolize heroes.

One person defeating dozens of black belts?!

One person challenged seven Taekwondo Schools?!

One person challenged the whole Korea Taekwondo world?!

One person forcing Seoul’s Taekwondo schools to close temporarily, and apologize…

What sort of person is he?

This person is a hero!

Just listening to what he did can make one’s heart racing!

Chapter 314 – Arrested!

The next day, the storm had not died down.

Compared to the celebration mood in China, Korea’s Taekwondo was embarrassed.

After Tian Ma Taekwondo School made the public apology, that Chinese youth did not continue to challenge the schools. The dust seemed to have settled down, but the Koreans are not willing to let it die down. So, another round of scolding started on the internet. Many Koreans went to the Chinese forums to scold and insult the Chinese. The Chinese retaliated and went to the Korean online forums to scold them.

“Attention! This forum had been taken over by us!”

“Taekwondo is shit!”

“Haha! All we need is a tourist, and you all are defeated!”

“Are you all angry? Say something! Seven Taekwondo schools are not a match for a Chinese tourist! What can you all say?!”

Scolding and insults between both sides will not end anytime soon.

…….

A Chinese restaurant in Seoul.

Dong Xuebing and about a dozen Chinese students were seated around the table filled with dishes.

When all the dishes were served, Chen Dahui stood up and raised his glass. “Brother Dong, thanks to you, we can get our revenge. You had helped us pay for the medical fees first, and took care of us these few days. We are very grateful to you.”

Li An also raised his glass. “Thank you, Brother Dong.”

All the Chinese students raised their glasses and finished the alcohol in one gulp.

Dong Xuebing laughed. “Don’t mention it.”

After drinking, a pretty Chinese student looks at Dong Xuebing. “Brother Dong, what are you working as in China? Why are you so good at fighting?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… I am not good at fighting. It’s just some simple moves.”

“Simple moves, and you are so powerful?”

“That’s right. I think you are stronger than those Taekwondo Olympics medalists.”

“Alright, stop flattering me.” Dong Xuebing laughed. “Also, don’t tell others about what I did. If my leaders know about it, I will be reprimanded. Please keep everything a secret.” It’s not good for a government’s leader to fight outside. If Sister Xie or the other leaders in Yan Tai County knows about what he did, he will be scolded.

Li An, Chen Dahui, and the rest had wanted to treat Dong Xuebing to this meal.

But Dong Xuebing will not allow these students to spend money and had settled the bill during the meal.

After leaving the restaurant, the students left. Dong Xuebing did not take a taxi and strolled slowly towards the hospital. He wants to visit Sister Yu, as it’s about time for her to remove the bandages. He wondered if her wounds had healed properly. Once Sister Yu recovered her looks, they can return home.

But not everything is going according to Dong Xuebing’s expectations.

When Dong Xuebing reached the hospital’s entrance, six to seven police officers alighted from two police cars.

Dong Xuebing saw the officers walking towards him and frowned. “Are you all looking for me?”

“Are you Dong Xuebing?” A tall skinny police officer asked in Mandarin. But from his accent, Dong Xuebing knows he is not Chinese.

“Yes. What is it?” Dong Xuebing asked.

The skinny officer showed his identification. “You are under arrest. Come with us.”

“Hah…” Dong Xuebing let out a cold laugh. “What am I arrested for?”

The skinny officer replied. “Assaults, Public disorder. Are you the one who had beaten up those people in the Taekwondo schools? Come with us!” All the officers surrounded Dong Xuebing, and two of the officers’ hands are on their guns.

Dong Xuebing looks at the officers. “You all even brought guns along to bring me back to the station?”

“It’s arrest!” The skinny officer waved his hand and said in Korean. “Bring him into the car!”

Dong Xuebing’s anger had subsided after beating up more than a dozen black belts from the seven Taekwondo schools. But this group of police officers made him mad again.

Police Station.

In the interrogation room. The skinny officer sat opposite Dong Xuebing. “… Name.”

“Why are you arresting me if you don’t even know my name?”

“… Sex!”

“If I say I am a woman, will you believe me?”

The skinny officer banged the table. “Do you know what this place is?! Be serious and confess to your crimes!”

Dong Xuebing coldly replied. “Confess your head! Assault?! Public disorder?! Stop accusing me!”

“Where were you two days ago at 2pm?” The skinny officer had gotten agitated.

“You are talking about me challenging the Taekwondo schools? Are you retarded? Do you understand the meaning of challenging the school? This is sparring, and both parties agreed to compete fairly! When I challenged them, I had made it very clear! They accepted my challenge, and how can this be considered assault?! What school did you graduate from?! Police?! You are a disgrace!” Dong Xuebing paused for a second. “Public disorder?! When those Taekwondo students are attacking the Chinese along the streets, eat without paying, why are you all not arresting them?”

This is what Dong Xuebing is angry about!

When that group of Koreans attacked the Chinese, the Police turned a blind eye!

All I did was to beat up a few Koreans, and the Police show up immediately.

Why?!

Dong Xuebing had restrained himself when he challenged the schools. He did not seriously injure his opponents and will stop once the instructors admitted defeat. He also did not attack their students. But now, the Police had arrested him for his challenges.

The interrogation could not go on smoothly.

The Skinny officer knows he could not get anything out from Dong Xuebing and stormed out of the room. The law did not forbid challenging martial arts schools, and challenges can be considered sparring. But someone was injured from Dong Xuebing’s challenge, and this cannot be considered assault. That’s why the Police seldom interfere with challenges to the Taekwondo schools. But this time it’s different. All the Taekwondo schools in Seoul were humiliated by this person, and the higher-ups are furious. Furthermore, the people from the Taekwondo schools had made police reports against Dong Xuebing, and that’s the reason why the Police decided to arrest Dong Xuebing.

Disregarding the fact if challenging the Taekwondo schools is illegal, the Korean Police decided to lock Dong Xuebing up for a few days first.

Korean Taekwondo schools were defeat by a Chinese, and the Police also felt insulted. Nationalism exists everywhere.

…….

At the same time.

Yan Tai County. 12.30pm. County Mayor’s office.

Xie Huilan and County’s Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, and County’s Public Security Bureau Chief were having a meeting on the security issues last year. Xie Huilan is also informing them of the directions issued by the City Government. For example, the prevention of fire from fireworks and firecrackers. Heavy penalties must be implemented on poor quality fireworks and firecrackers. It’s going to be Lunar New Year soon, and the Public Security must start enforcing this law.

Ring… ring… ring… Xie Huilan’s mobile phone rang.

Xie Huilan signals to the other two to carry on with the discussion, as she answered the phone.

“Sis, it’s me!” It was Xie Hao calling. “Hahaha… have you heard about it? Those Korean Taekwondo people were beaten up by us!”

Xie Huilan smiled. “I knew about this yesterday. Is this why you are calling?”

Xie Hao replied. “Why do you sound like this? This is something we should celebrate!”

“I am very busy. Can you go straight to the point?”

“Ah… Don’t hang up first.” Xie Hao laughed. “I just want to ask you if you know who that person that challenged and won seven Taekwondo schools is? I read on the papers, that guy is from Beijing. Sis, you are well-informed, can you help me find out who this person is? Everyone in my school is talking about this.” Xie Hao is very excited. “He had made all of us proud. Is he an instructor of a martial arts school?”

Xie Huilan laughed and shook her head. “How do I know?”

“Sis, can you help me find out more about him? Please…”

“Don’t you know a lot of people too? Go and find out yourself.” Xie Huilan hangs up after chatting for a while more. Huang Li and Liang Chengpeng were almost done with the discussion, and Xie Huilan put down her phone on the table. “The challenges against Seoul’s Taekwondo schools had blown up. Are there any Korean tour groups visiting our County? Chief Liang, you must get your men to watch over those Korean businesses like Taekwondo schools, etc. in our County. We do not want anyone to create trouble here.”

Hu Silian knocked on the door and entered with a set of documents for Xie Huilan.

Liang Chengpeng nodded. “A Korean brand boutique was smashed up in Fenzhou City a while ago, and we don’t have such incidents in our County. But I will keep a lookout for it.”

Huang Li laughed. “I wonder who this person that challenged seven Taekwondo schools by himself is. Hahaha…. Many of my staff are saying they want to learn Wushu because of this incident.” Huang Li smiled wearily. “My nephew visited me yesterday to ask me if there are any martial arts schools in Fenzhou City.”

Xie Huilan and Liang Chengpeng laughed.

The whole nation, including Yan Tai County, is talking about what Dong Xuebing did. People are proud to know someone had kicked the Koreans’ asses, and it’s been years since something like this happened.

But in the government service, the leaders are not supposed to comment or join in with the discussions.

Xie Huilan looked at her watch and smiled. “It’s lunchtime now. Let’s go for lunch together.”

“It’s 12.30pm.” Huang Li and Liang Chengpeng stood up.

“Oh…” Xie Huilan asked. “Is Xiao Dong back to work?”

Liang Chengpeng replied. “He had applied two weeks off from work to bring his friend overseas for plastic surgery and should be back soon.”

Huang Li laughed. “Xiao Dong went to Korea?”

“Yes.” Liang Chengpeng replied. “I think he is in Seoul.”

No one noticed what Liang Chengpeng said at the moment, and as they walked out of the County Government Building, Xie Huilan stopped suddenly. “… Xiao Dong is in Seoul?!”

“Yes. He did mention this when he applied for leave.” Liang Chengpeng replied, and he paused.

Huang Li and Hu Silian looked at Mayor Xie’s and Chief Liang’s expression and realized Dong Xuebing is in Seoul!

All of them stopped in front of the County Government Building. After a pause of about two seconds, Liang Chengpeng took a deep breath. “I think it should not be him… even if Xiao Dong is rash and impulsive, but challenging seven Taekwondo schools by himself… should not… should not…” Liang Chengpeng could not continue. Even he cannot convince himself with what he said.

If it’s another government staff, they will never do such things.

This is for sure.

But all of them knew Dong Xuebing well. Others might not do this, but Dong Xuebing will definitely do it! This guy is reckless and ignores all the rules and regulations when blood rushes to his head! When they think of what happened in Seoul… Damn! This is what Dong Xuebing will do! Other than Dong Xuebing, no one else will do something so shocking and is so good at fighting.

Liang Chengpeng took a deep breath. “I will contact the Korean side to find out where is Dong Xuebing now.”

Liang Chengpeng tried calling Dong Xuebing’s phone, but the line could not get through. After a while, Liang Chengpeng got Yu Meixia’s phone number and called her. What Liang Chengpeng found out from Yu Meixia made him speechless.

Xie Huilan looks at Liang Chengpeng. “How is it?”

“It’s Xiao Dong.” The corner of Liang Chengpeng’s lips twitched. “The Chinese tourist reported on the papers is him.”

Hu Silian’s eyes almost pop out. She never expects Dong Xuebing is the person where the whole nation is talking about!

Huang Li rubbed the center of his brows. “This Xiao Dong… he just can’t stop creating trouble. I thought he will stay low when he is overseas, but he created a bigger mess.” Huang Li had been working in the Government service for decades and had never met a bigger trouble-maker than Dong Xuebing. Arresting the Japanese investors, offending Party Secretary Xiang… Huang Li could not count the number of troubles Dong Xuebing created.

Xie Huilan said. “Contact Xiao Dong and ask him to return immediately.”

Liang Chengpeng replied. “Xiao Dong is arrested by the local police and is uncontactable.”

“Arrested?” Xie Huilan narrowed her eyes. “… Is challenging the Taekwondo schools illegal?”

Liang Chengpeng knew this incident will not end so easily. After all, Dong Xuebing is not in China, and the Korean Police can just accuse him of a crime and lock him up for months. “I will try to contact our people in Korea.”

An hour later.

News of Chief Dong challenging Seoul’s Taekwondo schools spread in Yan Tai County.

Everyone who heard of what Dong Xuebing did was dumbfounded.

Luan Xiaoping was marking her students’ homework at school when other teachers told her about this news. She almost fainted from anger. She had not expected her son to create such a big mess in Korean, and even shock the whole nation!

The Officers in the County’s Public Security Bureau were in awe of Chief Dong.

Single-handedly challenging seven Taekwondo schools to get back for the overseas students and Chinese is too daring. He is the role model of all Public Security officers!

Dong Xuebing is terrific!

So, the Chinese tourist is Chief Dong!

As Yan Tai County is still recovering from the shocking news, Xie Huilan sat in her office and made a phone call on her mobile phone. “Hello, Uncle Qi? I’m Huilan… Haha… how are you? That’s great… how’s Auntie?” After exchanging some pleasantries, Xie Huilan narrowed her eyes and said. “Uncle Qi, I need your assistance… Yes… I have a friend who is arrested by Seoul’s Police… yes… it’s about the challenges on Taekwondo schools… Dong Xuebing… Can Foreign Affairs do something to help him? I am not sure which station he is locked up in… Yes… Xiao Dong’s actions are not against the law. His challenges on the Taekwondo schools are considered sparring, and both parties agreed. How can the Korean Police arrest him?”

……

Korea, Seoul.

Police Station.

Dong Xuebing suppressed his anger as he stares at the skinny officer in front of him. “I will say this one more time! Don’t push your luck! It’s been three hours! When are you releasing me?!”

The skinny officer laughed. “If you don’t confess to your crimes, you will be locked up for the rest of this year!”

Dong Xuebing shows him a thumbs up. “Fine. I dare you to lock me up forever!”

Ring… ring… ring….

The skinny officer pointed at Dong Xuebing and answered the phone. “Chief.”

Dong Xuebing can hear a middle-aged man’s voice. “How is that Chinese guy?”

“I am interrogating him now. Don’t worry… these few days, we will make him…”

That man interrupts the skinny officer. “You don’t need to interrogate him anymore and release him immediately.”

The skinny officer paused for a second and doesn’t understand what was going on. “Release him? This morning, you said…” This Chief was the one who ordered Dong Xuebing’s arrest.

The Chief is in a bad mood and shouted. “Just release him now! The embassy’s vehicle will be arriving in five minutes! The Ministry of Foreign Affairs of the People’s Republic of China’s Deputy Minister had called the higher-ups to ask for Dong Xuebing! You dare to still keep him locked up?!”

Foreign Affairs wants the release of this Chinese guy?

The embassy’s vehicle is coming to fetch him?

The skinny officer’s heart skipped a beat, and knew this Chinese guy is a nobody! If not, China’s Foreign Affairs will not interfere and knows his name!

The skinny officer is scared as this incident involves Foreign Affairs. After hanging up, he said something to his fellow officers, before turning to Dong Xuebing. “You can go now. Your embassy’s car is waiting for you outside.”

Embassy?

Dong Xuebing immediately know it was Xie Huilan who had helped him. He looks at that officer. “You are releasing me now?! Hah! I thought you are going to lock me up for a year or two? Ah?! What did you say earlier?!”

The skinny officer kept quiet.

“Useless piece of shit!” Dong Xuebing stood up and walked out of the interrogation room.

Chapter 315 – Returning to Beijing!

Seoul.

Afternoon, at 3 pm.

The Korean Police officers stood in their station as they look at Dong Xuebing leaves. All of them were looking terrible.

The Chief of the Police Station had wanted to teach this Chinese youth a lesson, and all the officers were excited. They were eager to teach this Chinese guy a lesson and let him know that he cannot challenge the Taekwondo schools whatever he wants. But all these changed within a few hours after the order for Dong Xuebing’s arrest was given out. They were ordered to release Dong Xuebing after a few hours, and this made the officers mad. But they do not have evidence against Dong Xuebing, and China’s Foreign Affairs had demanded the release of Dong Xuebing with the higher-ups. This is a rare occurrence, and the Police Chief had to follow the orders.

As Dong Xuebing was leaving the police station, he turns and looks behind him.

The skinny officer was standing not far away with an angry expression.

Dong Xuebing looks at the skinny officer. “You all are the police and must be fair and impartial when attending to cases! Put this into your minds! You Koreans are human, we Chinese are also humans!”

The skinny officer shouted angrily. “Who are you to teach us what to do?!”

The other officers standing beside were staring at Dong Xuebing angrily.

“Stop staring at me.” Dong Xuebing coldly said. “I know you all are unhappy with me winning Korea’s Taekwondo schools. But don’t blame others and look at what you all did in the first place. You all are the ones who are responsible for all these! If you all had arrested those Korean students after they assaulted the Chinese students, and make them compensate the medical fees, all these would not happen! You all are asking for it!”

Actually, Dong Xuebing had not wanted to stir up this trouble.

But no one is helping the Chinese students, and Dong Xuebing was forced to stand up for them!

Before Dong Xuebing left, he said. “I will be returning to China soon. If I know any Chinese were bullied in Korea, and the police are not doing anything about it, I will be back! We shall see who will have the last laugh!”

This Korea trip has left Dong Xuebing a bad impression of Korea police.

Outside of the police station.

“Brother Dong! Brother Dong is coming out!”

“Brother Dong, are you alright?”

“Xiao Bing…”

Yu Meixia, Li An, Chen Dahui, and tens of Chinese students rushed up to Dong Xuebing. All of them were worried about his safety.

Dong Xuebing was touched to see so many people waiting for him. “I am fine. Thank you.”

“What are these policemen doing? They are not arresting the ones that should be arrested, and they went to arrest you?!” Li An shouted.

Chen Dahui and the rest were furious. They thought Dong Xuebing will not be released and had rushed over to the station after they received the news. Luckily, Dong Xuebing is released.

At this moment, a black sedan car from the embassy was parked by the roadside.

Two embassy staff alighted and walked towards Dong Xuebing. “Are you Chief Dong?”

Chief Dong? Li An, Chen Dahui, and the rest were stunned.

Dong Xuebing quickly shakes their hands. “Thank you for coming over, and I’m sorry for troubling you.”

The embassy staff laughed. “Don’t mention it. We are the ones who had arrived late and let you suffer.”

One of the staff noticed reporters arriving and quickly said. “Chief Dong, please get into the car.”

“Ok.” Dong Xuebing thanked the students again and asked Yu Meixia to board the car with him.

When Yu Meixia was about to walk over to the car, someone called out to her.

Li An asked. “Auntie Yu, is Brother Dong… a government leader?”

All the overseas Chinese students were looking at Yu Meixia.

Sister Yu felt uncomfortable with so many people looking at her. She replied softly. “Yes… Xiao Bing will be working with the Investment Promotion Agency after Lunar New Year.”

The jaws of those students dropped. All this while, they thought Dong Xuebing is a martial arts school’s owner or a Wushu instructor. If Yu Meixia told them Dong Xuebing is just a white-collar worker, they might not be so surprised. But… a government staff?! Chief?! The Chief of Investment Promotion Agency?! Damn!

Which government staff will dare to do such things?!

Which government department’s Chief dares to challenge seven Taekwondo schools overseas?

Also, the Investment Promotion Agency seems to be a department that wine and dine with investors all the time. They should be good at drinking but fighting… how can Dong Xuebing be so good at fighting?!

What sort of Investment Promotion Agency is this?!

The students were dumbfounded as they look at the embassy car leave. This incident had changed their perspective of the leaders in the Investment Promotion Agency!

In the car.

The embassy staff took out his phone and made a phone call. “Hello, Minister Qi… Yes… Yes… we had received him… I will pass the phone to him.” The staff passed the phone to Dong Xuebing and whispered softly to him. “Minister Qi of Ministry of Foreign Affairs of the People’s Republic of China wants to speak to you.”

Foreign Affairs Minister?!

No… the Minister’s surname is not Qi. This should be the deputy minister who oversees Korea’s foreign affairs.

The Deputy Minister of Foreign Affairs is looking for me?! Is he someone Sister Xie knows? Or is he someone from the Xie’s faction?

Dong Xuebing took the phone and answered politely. He had no choice as this person is too many ranks above him. “Hello, Minister Qi. I am Xiao Dong.”

A middle-aged man asked. “Are you alright?”

Dong Xuebing quickly replied. “I’m fine. Thank you, Minister, for asking.”

“Good to hear that. You cannot stay here any longer. My men had booked the air tickets for you, and you will return today.”

“Today?” Dong Xuebing looked at Yu Meixia beside him and said. “Minister Qi, I am here to accompany my friend for her skin grafting operation, and she will be removing her bandage tomorrow. I am worried that she is not fully recovered or need to continue treatment. If I leave, she will be alone in Korea. Can I leave the day after tomorrow, or…”

Yu Meixia quickly says. “Xiao Bing, just go back. I will be fine.”

“But…” Dong Xuebing is still worried about Yu Meixia.

Deputy Minister Qi said. “Just come back. You had created big trouble, and it’s not safe for you to remain in Korea. Don’t make Huilan worry.”

This person is someone close to Sister Xie!

Dong Xuebing thought for a while and agreed.

Deputy Minister Qi had helped Dong Xuebing is not because the latter is a Section Chief, and Dong Xuebing knows it too well. He had sent the embassy staff to fetch him, and spoke to him politely is because of Xie Huilan, or the Xie family.

After hanging up and returning the phone to the staff, the staff said. “Your flight is in two hours. We will go to your hotel to collect your luggage now.”

Dong Xuebing thanked him. “Thank you.”

After collecting Dong Xuebing’s luggage from the hotel, Dong Xuebing sent Yu Meixia back to the hospital.

“Sister Yu, you will be alone…” Dong Xuebing is still worried.

Yu Meixia replied. “I will be fine.”

“Then… alright. I had paid for the medical fees, and you don’t need to care about anything else. After the bandages are removed, and you can return, I will ask Doctor Zhang Jingjing to arrange your flight tickets. I will be waiting for you in Beijing.”

Yu Meixia acknowledged.

After assuring Yu Meixia, Dong Xuebing left for the airport.

On the way, Dong Xuebing switched on his phone, and calls start pouring in.

“Hello, Chief Dong?” Hu Silian was the first to call. “Ahh… the line finally got through. Please wait for a while. Mayor Xie wants to speak to you.”

“… hello?” Xie Huilan said.

Dong Xuebing replied apologetically. “Sister Xie, sorry to make you worry about me.”

“When can you stop letting others worry about you? I am getting used to it. How does it feel to be locked up in a Korean Police Station? Is their heater warm?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Our County’s lock-up is much better.”

“Oh, you can still joke about this? That means you are alright. Come back early. There are lots of work waiting for you in the County.”

“Ok. I am returning to Beijing today, and will be back in the County in a few days.”

There are people around the two of them, and they did not say much. Dong Xuebing knows it was Xie Huilan who got him out of the station and wants to thank her when he sees her. Hmmm…. What gift should I give to Sister Xie? Ring? Necklace?

Ring… ring… ring…

The second call is from Liang Chengpeng.

After Liang Chengpeng’s call, Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping, called, followed by other leaders from the County Public Security and government.

All of them were concerned about Dong Xuebing and started scolding him afterward. Especially Luan Xiaoping and Huang Li. They scolded Dong Xuebing for a long time.

Dong Xuebing was reprimanded until he arrived at Seoul’s airport.

Just when Dong Xuebing was about to switch off his phone, his phone rang again.

“Hello?” Dong Xuebing answered cautiously, preparing for another round of scoldings.

But Dong Xuebing heard Xie Hao’s excited voice. “Hahaha… Brother Dong, my brother-in-law! You are my idol from now onwards. I just found out you are the one who kicked those Taekwondo people’s ass!”

Dong Xuebing returned to his normal voice. “It’s you, ah…”

“Brother-in-law, you are our national hero now! Come back to Beijing as soon as possible. My classmates want to meet you. I will give you a treat when you return, but you must tell me how you beat up more than a dozen black belts!”

Dong Xuebing got mad. “What national hero?! You better stop telling others about me, or I will get your sister to whack you!”

“Hehe… You should be proud of what you did. You are too modest.”

Chapter 316 – Sister Yu had recovered!

Beijing.

North Heping Road. Dong Xuebing’s apartment.

It’s a bright morning, but Dong Xuebing is still under his warm blanket in his bed.

The heater is not very warm in Dong Xuebing’s apartment, and it’s more comfortable under the covers.

After arriving in Beijing last night, Dong Xuebing returned to this one-bedroom apartment. It’s been a while since anyone stayed in the apartment, and the furniture is covered in a layer of dust. Dong Xuebing had to clean up until the middle of the night before he can get a hot shower and sleep. He felt relaxed without any pressure, and he just needs to remain in Beijing to wait for Sister Yu to return. After that, they will return to Yan Tai County together.

But it’s boring without anything to do.

Qu Yunxuan and her parents had gone to Hong Kong and Macau for vacation and will return after Lunar New Year.

Dong Xuebing is free, and smoked a few cigarettes on the bed, thinking of what to do later. Sigh… Dong Xuebing wonders if Sister Yu had removed her bandages.

Dong Xuebing called Yu Meixia, but the line did not get through.

As Dong Xuebing was about to try calling again, his phone rang.

Dong Xuebing looked at the number and smiled. He ruffled his hair and sat up to answer the call. “Hello, Xiao Qianqian…”

“Big Brother… Sob… sob… sob…” Yu Qianqian cried over the phone.

“Ah… stop crying…” Dong Xuebing panicked. “What’s wrong?”

Yu Meixia sobbed as she asked, “My mum… her… face…”

Dong Xuebing knew he could not hide this matter from Yu Qianqian. “I’m sorry. You were preparing for your exams a while ago, and your mother and I do not want to make you worry. Yes, your mother’s face was scratched, and I had accompanied her to Korea for treatment. She should be removing her bandages today, and if the surgery is successful, there will not be any scars. Don’t worry, and we will be back in a few days.”

“Sob… my mum… my mum is really going to be alright?”

“Haha… I promise I will return your mother in one piece, alright? Stop crying, ok?”

Yu Qianqian stopped crying and sniffled. “… Ok!”

Dong Xuebing continued. “Alright. Remember to do your holiday homework, and I will check after I return.” Dong Xuebing coaxed Yu Qianqian for a while more before hanging up.

Sigh… Let’s hope for the best for Sister Yu.

No! I cannot hope for the best! Sister Yu must recover her looks!

Dong Xuebing stopped himself from overthinking and got out of bed to wash up. After that, he went into the kitchen to prepare breakfast. His breakfast is two sunny sides up eggs and a cup of expired instant coffee.

Ring… ring… ring…

As Dong Xuebing was washing the dishes, his phone rang.

Dong Xuebing wiped his hands and walks out to the living room to get his phone. He saw Yu Meixia’s number and answered. “Sister Yu? Have you removed your bandages?”

“… Yes… It’s removed.”

“How is it?” Dong Xuebing asked worryingly.

Yu Meixia’s background is very noisy. “I… I am at Beijing Airport, and had just got off the plane.”

“Huh?” Dong Xuebing was stunned. “You are back?! Why didn’t you inform me earlier? Wait for me. I will go and fetch you now.”

“The signal is bad, and I tried calling, but the line did not get through. I… I will wait for you at the arrival hall. I am not sure where I am now. This place is too big, and I cannot find the exit.”

“Don’t move about and wait for me.”

Dong Xuebing did not expect Yu Meixia to return so early. She must be scare to remain in Seoul alone and asked Zhang Jingjing to help her book the earliest flight home. That means Yu Meixia’s treatment had ended last night, and she removed her bandages this morning. Since the hospital allowed Yu Meixia to be discharged, she should have recovered. But Dong Xuebing wonders how her recovery is.

Dong Xuebing grabbed his wallet and rushed downstairs.

Dong Xuebing’s Mercedes Benz was parked in the basement carpark of a nearby apartment when he drove to Beijing a few days ago. He quickly ran to his car and drove to the airport.

Dong Xuebing arrived at the airport and called Yu Meixia. After asking for a long time, he finally confirmed her position.

With the help of an Airport staff, Dong Xuebing walked towards Yu Meixia’s location and tried to spot her among the crowd.

… There she is!

Yu Meixia was standing in front of a café at the airport with a small suitcase. She looks around nervously as if she is overseas now. Dong Xuebing took a deep breath as he noticed Yu Meixia is wearing a face mask. If she is fully recovered, why is she wearing a mask? Could it be the scars could not be covered, and she had to cover her face with a mask?

What happened?

Did the operation fail?

Yu Meixia saw Dong Xuebing and ran over with her small luggage. “Xiao Bing.”

Dong Xuebing looks at Yu Meixia’s face. “You… let’s go. Let’s get out of the airport first.”

Yu Meixia nodded and followed Dong Xuebing closely.

After leaving the airport, Dong Xuebing help Yu Meixia to load her luggage into the car, before going onto the highway. How serious are the scars on Sister Yu’s face? Dong Xuebing hesitated and did not ask her about her face. He is worried she might be upset if he asked, and decided to wait until she tells him herself. Worse come to worse, they will go for a second operation.

On the way back, Dong Xuebing tried to relax the mood with a smile on his face.

“Are you hungry? It’s almost 11 am. Where shall we have lunch?”

“You decide.” Yu Meixia replied. “I have never been to Beijing, and I don’t know what’s good.”

Dong Xuebing replied. “Beijing is famous for its street food like Glutinous Rice Rolls with Sweet Bean Flour, Goat’s innards, stall tea, roast ducks, etc. Oh, there is a good donkey meat BBQ stall near my place. Let’s eat there. Err… donkey meat BBQ is not from Beijing… hahaha… who cares.” Dong Xuebing didn’t need to look at himself and knew he looks ugly with a forced smile. “Let’s go for lunch.”

The junction of North Heping Street.

Dong Xuebing and Yu Meixia ordered a bowl of donkey innards soup and a few kebabs.

Yu Meixia looks at Dong Xuebing. “Xiao Bing, you…. are you not in a good mood? Did something happen?”

“Ah?” Dong Xuebing thought to himself. I should be asking you this question. The scars on your face are not removed, how can you be in a good mood?

“Oh, I… I still have not shown you my face.” Yu Meixia suddenly remembered.

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. “Err…. Let’s have lunch first before the food gets cold.”

Yu Meixia shook her head and turned towards Dong Xuebing. She slowly removed her face mask.

Dong Xuebing’s heart is racing, and he narrowed his eyes, afraid to look at Yu Meixia’s face.

One second…

Two seconds…

The face mask was finally removed.

Dong Xuebing blinked when he saw Yu Meixia’s face and jumped up from his chair. He lifted Yu Meixia’s face upwards and stared. Her face is fair, and there are no signs of scars. Dong Xuebing asked. “You had recovered! Damn! Your face is perfect now! Hah! Why did you try to scare me?! I thought the scars are not removed, and you wore a face mask! Terrific! Is this considered full recovery?”

Yu Meixia lowered her head. “I… I am not good with words. But after I was disfigured, you had been by my side, encouraging me. You even brought me to Seoul for the operation. I… I want you to be the first person to look at my face after I returned, and that’s why I wore a mask.”

Dong Xuebing exclaimed. “You should tell me earlier. I was almost scared to death!”

“Sorry…” Yu Meixia bit her lips. “Thank you for the past few days…”

“Don’t mention it.” Dong Xuebing lifted Yu Meixia’s face and said. “Let me look at you longer. Haha… that Korean hospital is really good at such operations. Hmmm… there is a bit of mark on your face that is not fully healed. But it’s fine. Who’s face does not have any pimple scars? This is considered perfect.” From a distance, Yu Meixia’s face had recovered completely. But one can see some faint scars when closing up.

Yu Meixia started blushing with Dong Xuebing, holding up her face. “The doctor had given me some medication and said these faint marks will disappear if I carry on using it.”

“Great!” Dong Xuebing laughed. “If I know about this earlier, we will go to a restaurant to celebrate.”

Yu Meixia is happy and had a beautiful smile on her face.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia for a long time and is finally relieved. He called the Boss of the BBQ stall over and took out over a thousand RMB from his wallet. “Boss, I will treat everyone in your stall today!” After saying that, he stood up and said to the next tables. “Everyone, everything is on me today! Boss, give every table two plates of donkey meat!”

The Boss replied excitedly. “Alright!”

The other customers had overheard Dong Xuebing and Yu Meixia’s conversation and knew what happened.

“Young man, thanks for the meal.”

“Brother, you don’t need to do this.”

Dong Xuebing laughed. “I’m in a good mood today. Just order whatever you want.”

A few young men saw Dong Xuebing treating them to lunch and went to congratulate Yu Meixia. “Congratulations, Sister.”

Yu Meixia’s face turned red and quickly thanked them.

Chapter 317 – Where to sleep?

Afternoon.

Beijing, Summer Palace.

The weather is good, and the wind is not chilly. It’s not that cold, and Dong Xuebing is in a good mood. After lunch, he drove Sister Yu around Beijing, showing her the scenery and heritage buildings. At the end of the car ride, they arrived at Beijing’s Summer Palace.

“Sister Yu, wait for me while I get the tickets.”

“Xiao Bing, we… we should go back to Yan Tai County earlier.”

“What’s the hurry? This is the first time you come to Beijing, and I should bring you around.”

“It’s too troublesome, and you still need to work. I don’t want to disrupt your work.”

“Let’s talk about all these later.” Dong Xuebing went to queue up for the tickets. There are lots of people there, and he had to wait for three to four minutes before he got the tickets. Dong Xuebing passed one ticket to Yu Meixia and said. “Just listen to me and enjoy yourself today. We will return to the County the day after tomorrow. Oh, don’t worry about Qianqian. Just give her a call to let her know you are well.”

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing looked at the number and passed the phone to Sister Yu. “Here, your daughter.”

Yu Meixia nodded and held the phone carefully. “Hello, Qianqian… Yes… Are you ok? I am fine… The operation is a success… yes… there are no scars.” The tourists around Yu Meixia are looking at her, as the way she held up the phone looks comical. Most people will hold the phone up with one hand, but Yu Meixia is holding it carefully with both hands. “… ok… ok… I will hang up now. Bye.”

Dong Xuebing laughed. “What did Qianqian say?”

“Nothing much. She is just asking about my injuries.” Sister Yu returned the phone to Dong Xuebing.

“She is having her school break now. I think we should bring her to Beijing and let you two have a good vacation.” Dong Xuebing said and entered the Summer Palace with Yu Meixia. “Let’s go.”

When Yu Meixia was still living in the countryside, she wished to visit the capital one day. She did not say anything else and followed behind Dong Xuebing.

“What do you think of this place?”

“… it’s beautiful.”

“This is just the exterior. There are boats inside for tourists.”

Dong Xuebing and Yu Meixia spent the whole afternoon at the Summer Palace. They went to Wangfujing snack street for dinner before returning to North Heping Street. They had enjoyed themselves but exhausted, and Yu Meixia was panting as she climbed up the stairs. Although she is tired, Dong Xuebing could still see a blissful smile on her face.

Dong Xuebing’s apartment.

Dong Xuebing threw his back on the table. “Ah… I can’t stand it anymore. I will take a shower first.”

“Ok.” Yu Meixia stood there, looking around cautiously.

“You should be tired too. Make yourself at home. Sorry, it’s a small apartment.”

Yu Meixia quickly waved her and looks around after Dong Xuebing entered the bathroom. After a while, she went into the bedroom to tidy up his bed and start wiping the dust off the furniture.

Yu Meixia also took a shower before 9 pm.

After coming out from the shower, she wore beige colored long john pants, a white woolen sweater, and a pair of pink woolen slippers. This pair of slippers belong to Luan Xiaoping. She is not wearing anything outside of her long john pants, and Dong Xuebing can see the outline of her curvy butt.

Dong Xuebing was caught staring at Yu Meixia’s legs by her.

Yu Meixia blushed. “My pants are dirtied at the Summer Palace, and I had washed it.”

“Err… anyway, it’s not cold indoors, and it’s fine even if you don’t wear the long john pants.” Dong Xuebing said, and he suddenly realized what he said. Huh? What did I say? If Yu Meixia doesn’t wear her long john pants, she will be naked from the waist down.

Yu Meixia’s face turns redder, and lower her head.

“Errr… I am trying to say that there are no outsiders around, and it’s fine for you to wear anything you want.”

“Ok.” Yu Meixia walked over to the living room slowly and sat beside Dong Xuebing to watch TV.

Dong Xuebing could not focus on the TV. The past few days, Sister Yu was injured, and he was in a hurry to get her treated. But now, she had recovered her looks, and everything is over. A freshly showered matured beauty, wearing only long john pants, is sitting beside him now, and he starts to have horny thoughts.

Dong Xuebing sneaked a peep at Yu Meixia’s butt and thought to himself. Her figure is perfect, and doesn’t look like someone in her thirties.

Yu Meixia is in her early thirties and had a child. She should be considered a ‘middle-aged woman,’ and it felt wrong to lust over someone older by so many years. But Dong Xuebing cannot deny that he likes her.

Butt, legs, and breasts.

Dong Xuebing was looking at her body from the corner of his eyes.

A man and a woman are alone in an apartment… This is not good… the more Dong Xuebing looks at her body, the hornier he became.

Dong Xuebing had almost lost control of himself and quickly grabbed his cup and drank the cold tea. The icy cold tea quickly cooled him down and cleared his mind.

Yu Meixia panicked and took the cup away from Dong Xuebing. “Don’t drink cold tea. It’s not good for your stomach.”

“It’s fine. Cold tea is refreshing.” Dong Xuebing replied.

“I will add some hot water. Please wait.” Yu Meixia took the hot water flask and poured some hot water into Dong Xuebing’s cup. “Drink slowly. The water is hot.”

Dong Xuebing felt Sister Yu’s consideration for him and was touched. He held his cup in one hand, and his other hand accidentally brushed against Sister Yu’s thighs. Yu Meixia jolted, and her face turns red. Dong Xuebing asked. “Let me massage your legs. You should be tired of walking the whole afternoon.”

Yu Meixia did not say anything.

Dong Xuebing did not retract his hand and started to massage Yu Meixia’s thighs.

Yu Meixia’s meaty thighs are not as firm as Xie Huilan, but it’s soft and felt good to touch. After massaging the outer thighs, Dong Xuebing moved his hand slowly to her inner thighs. Her inner thighs felt even softer.

Yu Meixia panics and quickly squeezed her thighs tightly.

Dong Xuebing paused for a second and said. “Err… Sister Yu, you are clamping my hand.”

One second… two seconds… Yu Meixia slowly relaxed her thighs, and her face is all red. “Xiao Bing… I… You can stop. My legs are not tired anymore.”

Dong Xuebing asked. “Then which part of you is aching?”

“My waist…” Yu Meixia replied and quickly changed. “My waist is fine.”

“Waist? Ok.” Dong Xuebing’s hands moved up and start massaging her waist.

“Don’t… I… Let me massage you instead. My waist is fine.”

“You don’t need to be so polite to me. Come, turn around and bend forward slightly.” Dong Xuebing’s hands went under Yu Meixia’s sweater and start massaging her waist outside of her long john’s top. “Which part is aching? Here?”

Yu Meixia nodded. “This part is aching.”

“Alright. I will show you my massage skills.”

Dong Xuebing is trying to take advantage of Yu Meixia, and at the same time, wants to make her feel better. He pressed and kneads Yu Meixia’s tensed waist, and after a while, Yu Meixia’s long john’s top is pushed up slightly. Dong Xuebing looks down and saw the fair back and the bands of her underwear.

Pink color.

Dong Xuebing continued his massage over the waistband of Yu Meixia’s underwear.

Yu Meixia suddenly felt exposed and shyly covered her back with her hands. “Xiao Bing, I am feeling better. Thank you.”

Dong Xuebing swallowed his saliva. “I had only massaged for a while.”

“I am feeling much better now.” Yu Meixia looks at her watch. “Should we go to bed?”

“Ah… it’s already after 10 pm?” Dong Xuebing took out his hands from under Yu Meixia’s sweater unwillingly and took out a blanket from a cabinet. “Alright. Let’s go and sleep.” He patted the blanket, and it had a musky smell.

Yu Meixia took the blanket from Dong Xuebing. “I can use it.”

“There is another blanket in the room. This blanket is damp.”

“It’s fine.” Yu Meixia wants to let Dong Xuebing use the cleaner blanket. “I can use this.”

Suddenly, Dong Xuebing remembered something. “I almost forgot to tell you that there are only one bedroom and one bed in this apartment.”

Yu Meixia becomes nervous. “Then I will sleep on the sofa.”

Dong Xuebing had returned in a hurry and forgotten to bring his keys to Aunt Xuan’s apartment. It is also too late to look for a hotel room now. “How can I let you sleep on the sofa? You can sleep in the room, and I will sleep on the sofa.” Dong Xuebing is always caring for the ladies. “When I was living here, I had been sleeping on the sofa.”

“No… I should be sleeping here.”

“I told you to sleep in the room.”

Both argued for a while and could not agree on the sleeping arrangement.

Yu Meixia bit her lower lips. “How about… how about we sleep in the room together?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Are you sure?”

“It’s fine.”

“… are you really fine with it?”

“Yes.”

“Ok!” Dong Xuebing did not reject her offer as they had slept twice with Yu Meixia and Yu Qianqian in Yan Tai County before.

Summer Palace

Wangfujing

Chapter 318 – Pushing Sister Yu down!

Night.

After washing up, Dong Xuebing got under the blanket in the room first. The bed is cold and Dong Xuebing, who was only wearing his underwear, got goosebumps. It’s too cold. Dong Xuebing quickly got up and wore his long johns, before moving closer to the heater. He wants to wait until his body heats up before going under the blanket.

The bedroom door opened, and Yu Meixia entered.” Xiao Bing… what happened?”

“Ah…” Dong Xuebing replied. “It’s too cold under the blanket, and I need to warm myself up first.”

Yu Meixia looked at the bed and asked softly. “Do you have a portable electric heater or hot water bag at home?”

“I used to have, but I brought it over to the County and did not buy extra.” Dong Xuebing replied. “Go and sleep first, and don’t mind me. I will be fine after my long john is warm.”

Yu Meixia sat on the bed slowly and hesitated for a while, before taking off her sweater with her back facing Dong Xuebing. She folded her sweater neatly and place it on the chair. The tight-fitting long johns enhanced the outline of her boobs, and she got into Dong Xuebing’s side of the bed.

Dong Xuebing’s heart is racing. “You are…”

“I am warming up the bed for you.” Yu Meixia replied softly.

“Ah… you don’t have to do that.”

Yu Meixia pulled up the blanket. “I’m not afraid of cold. It’s fine.”

Who is not afraid of the cold? Dong Xuebing knew Yu Meixia is trying to do something for him and is touched.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

“Xiao Bing, it’s ready.”

“Ok. Thank you.”

Yu Meixia climbed out of the blanket and went over to her blanket on the other side of the bed.

Dong Xuebing switched off the lights and went under the blanket. It’s warm and had Sister Yu’s scent.

Yu Meixia is facing Dong Xuebing with her bed. “Then I… I will sleep now.”

“Ok. Goodnight.”

“Goodnight.”

Dong Xuebing did not close his eyes and kept looking at Yu Meixia’s back. Suddenly, he realized Yu Meixia’s shoulders are shaking, and looks like she is shivering from the cold. He suddenly remembered that the blanket Yu Meixia is using had been kept in the cabinet for over a year, and it’s damp. In the harsh winter of Beijing, it will be colder than Dong Xuebing under his blanket.

Dong Xuebing said. “Just use my blanket.”

“I am not cold.”

“Look, you are shivering.”

“… I will be fine in a while.”

Dong Xuebing refused. “You had just recovered from an operation, and you might catch a cold. No. Either we exchange the blankets, or we share one!”

Yu Meixia’s face and neck are red.

“Hurry. Make your decision.” Dong Xuebing said.

Yu Meixia turned and looks at Dong Xuebing. “I… I am not cold.”

“Cough…” Dong Xuebing flipped his blanket over. “Give me your blanket, or you come under my blanket.”

Xiao Bing had treated Yu Meixia well, and she does not want him to use a damp blanket. She hesitated for a while and got out from her blanket with her head lowered. She took a glance at Dong Xuebing and went under his blanket.

Dong Xuebing’s face was also red, and covered her with his blanket.

“Are you still feeling cold?”

“I… It’s much better now.”

The bed and the blanket are small, and both of them are pressing against each other.

Yu Meixia’s body is very stiff and laid there without moving.

Dong Xuebing could not see Yu Meixia’s expression, and kept his hands on his chest, trying his best not to touch her. His face is inches next to Sister Yu’s long hair, and could smell the shampoo fragrance. This position is too awkward, and how can he not touch her in this proximity? After about one minute, Dong Xuebing got tired and relaxed his body. He couldn’t care anymore and decide to forget about it.

Dong Xuebing lowered his hand and is pressing against Sister Yu’s back.

Dong Xuebing moved his leg and brushed against Sister Yu’s thigh.

Yu Meixia’s body tensed up and lowered her head.

Dong Xuebing is not strong-willed, and the soft sensation on his hand triggered him. He reached over and wrapped his arm around Yu Meixia’s waist and cuddle her. Dong Xuebing lifted his body slightly and moved his other hand under Yu Meixia’s head to support himself. He turned her head towards him slowly. “… Sister Yu.”

Yu Meixia’s tried to avoid Dong Xuebing’s gaze.

Dong Xuebing lowered his head to kiss Yu Meixia. The first kiss is on her hair, and the second kiss is on her forehead, followed by eyes, face, and finally on her lips.

Yu Meixia panicked and turned her head away. “Xiao Bing… no…”

Dong Xuebing ignored her and continued pressing his lips against Yu Meixia’s lips.

“No… Xiao Bing… Don’t… Hmmm….” Yu Meixia’s face is bright red.

One minute…

Five minutes…

They kissed for almost seven minutes, and Yu Meixia stopped struggling. Her hands were gripping the bedsheets tightly, and laid on the bed quietly, letting Dong Xuebing continued with the kisses. This is the first time another man kissed her after her husband passed away. She is a conservative woman and felt guilty towards her dead husband and daughter.

Dong Xuebing continued to kiss Yu Meixia passionately, and his hands started to roam about on her body.

Dong Xuebing had lusted after Yu Meixia for more than six months, and this is the first time he got a taste of her lips.

After a while, Dong Xuebing stopped kissing and took off his long johns, before continuing his kisses on Sister Yu’s neck. His hands reached for the hems of Sister Yu’s long john’s top and pulled it up in one swift motion. He threw the top out from under the blanket and tried to remove her long john’s pants. Yu Meixia tried to grab onto her pants, but her strength is no match for Dong Xuebing. Within a few seconds, Dong Xuebing took off her long john pants.

Yu Meixia’s curvy thighs and smooth, silky back are exposed to Dong Xuebing now.

Yu Meixia started to panic and tried to cover her body. “Xiao Bing… We… we cannot do this.”

The room is dark, and the moon is not bright enough for Dong Xuebing to see her. Dong Xuebing ignored her and reached over to switch on the bedside lamp.

Yu Meixia screamed. “Don’t switch on the lights! No!”

“I got to switch on the lights to see clearly.”

“Don’t look…” Yu Meixia is very shy and tried to cover her body with her arms.

Dong Xuebing sat there and admired Yu Meixia’s curvy body. “Sister Yu, you are beautiful.”

Yu Meixia grabbed the blanket and covered herself, including her head.

Dong Xuebing loves Yu Meixia’s shyness and got under the blanket with her. Under the darkness of the blanket, Dong Xuebing’s hand caressed Yu Meixia’s body and finally found the most sensitive spot. He had lost control of himself and couldn’t care about the consequences.

Yu Meixia was a married woman and knew what Xiao Bing wants from her. She panicked. “Stop. We cannot do this.”

“… why?” Dong Xuebing was hugging Yu Meixia by her waist.

“I… I… am in my thirties this year.”

“So what? Even if you are forty years old, I still like you.”

Yu Meixia doesn’t know what to say. “But… bit… I am much older than you, and… and I have a teenage daughter.”

Dong Xuebing whispered into Yu Meixia’s ears. “All these got nothing to do with us. Even if you are forty years old, and your daughter is twenty years old, so what?”

“But… but this is not right.”

“Why is it not right?”

“… Errrr… it’s wrong.”

“……”

There is a pause of a few seconds under the blanket.

“Xiao Bing.” Yu Meixia said softly. “You… can you let me consider for a while?”

Dong Xuebing acknowledged. “You can consider while I kiss you.” Dong Xuebing saw Yu Meixia did not reject his advances and continued to shower her with kisses on her earlobes and neck.

Yu Meixia covered her mouth, and her body tensed up. “Wait…”

Dong Xuebing looked at Yu Meixia and stroked her face lovingly. “Have you finish considering?”

“… not yet.”

Dong Xuebing kissed her for a while more. “How about now?”

Yu Meixia did not reply, and her whole body was flushed.

About five minutes later, Yu Meixia can’t stand Dong Xuebing’s passionate kisses and stutter. “We… we don’t have… that thing…”

Dong Xuebing paused. “What thing?”

Yu Meixia bit her lower lips and shyly said. “Con… condoms.”

Dong Xuebing knew he succeeded and quickly got off the bed and took out a condom from his drawer. He had bought it when he was with Aunt Xuan, and he tore the packaging excitedly.

Yu Meixia was grabbing onto the blanket tightly.

Success! Dong Xuebing pounced onto Yu Meixia under the blanket like a tiger.

Yu Meixia was pinned on the bed, and her faced was all red. “Can… can you switch off the lights?”

“No. I want to look at you while we make love.”

“… will the condom… will the condom break?”

“It will not break.”

“… then… then…”

Dong Xuebing is not in the mood to chat with her. He took a deep breath and pressed himself against Sister Yu’s body….

Chapter 319 – Let’s do it again!

The next morning.

The warm and bright sunlight lit up the room.

Ti-ta… ti-ta… ti-ta… the second hand on the wall clock reached 8 am.

Dong Xuebing slowly woke up. He rubbed his eyes and look at the clock. It’s only 8 am, and he was about to go back to sleep when he opened up his eyes wide. A beautiful and mature face is right beside him. His heart started racing and no longer felt sleepy as he recalled what happened last night. He smiled to himself and hugged Yu Meixia tightly in his arms.

Yu Meixia’s eyes fluttered, and she woke up.

Dong Xuebing said softly. “Sorry. Did I wake you up?”

Sister Yu was still in a daze as she looks around her. But when she saw Dong Xuebing, she quickly squeezed her legs together and covered her chest. “You are awake?”

“We had already done it. Why bother covering up?”

Yu Meixia tried to change the topic. “What… what time is it?”

“8 am.” Dong Xuebing laughed. “Get some more rest. We got nothing to do today anyway.”

Yu Meixia nodded and laid down on the bed unnaturally. Her body is very tense.

Dong Xuebing stroked Yu Meixia’s hair and gave her a kiss. “I’m sorry for what happened last night. I was too impulsive. I…”

Yu Meixia lowered her head. “It’s not your fault. I… I had given you permission to do it.”

Dong Xuebing looked at Yu Meixia’s expression and asked. “Errr… are you regretting your decision?”

“No.” Yu Meixia paused for a few seconds and said. “We must not let my daughter know about this. I… I don’t know how Qianqian will react.”

Dong Xuebing nodded. “Then, we shall not tell her.”

Yu Meixia nodded and blushed.

It became awkward in the room, and Dong Xuebing tried to get the conversation going. “Since we are not in a hurry to return to the county, let me bring you around Beijing. What you saw yesterday was only the tip of an iceberg. You still have not been to the Forbidden City, Central Radio & TV Tower, Xiangshan Park, etc. Oh, you still have not tried the local cuisine. I will bring you to try the roast duck and mutton soup.”

“… Ok.”

The room becomes quiet again.

Dong Xuebing rubbed his nose and felt awkward.

Both of them were awkward. In the past, although Dong Xuebing had touched Yu Meixia several times and even talked about had a conversation on sexual topics, but they had never crossed the line. Last night, they had done it for the first time and even did it twice. This made their relationship complicated. Their age might not be a problem, but Sister Yu is older than Dong Xuebing by 9 to 10 years. Even Dong Xuebing felt slightly uncomfortable lying in bed with an older woman.

“The weather is fine today.”

“… yes.”

“It’s suitable for us to go out, right?”

“… yes.”

Dong Xuebing felt uncomfortable trying to strike a conversation. Damn! It’s too embarrassing!

No, this cannot carry on. As a man, Dong Xuebing felt he should take up this responsibility. He thought for a while and reached under the blanket to stroke Yu Meixia’s thigh. “Your legs are so soft.”

Yu Meixia blushed. “No…”

“It’s so soft and nice to touch.”

“No… that’s not true.” Yu Meixia turned her head away, embarrassed.

Dong Xuebing continued to stroke Yu Meixia’s thighs. “Sister Yu, move closer. I want to kiss you.”

Yu Meixia mumbled something but did not turn her heard. Dong Xuebing had no choice but to stick his hand into her hair and turned her face towards him. Their lips touched, and her lips are soft and tender. It tastes sweet like nectar, and Dong Xuebing is reluctant to stop kissing her. Yu Meixia tried to resist Dong Xuebing a while but gave in after a few attempts. Even after they had done it twice last night, Yu Meixia is still shy.

The kiss lasted for a few minutes.

Yu Meixia pants as she pushed Dong Xuebing. “Xiao Bing, it’s time to get out of bed.”

Dong Xuebing got horny again. “How about… we do it one more time? Anyway, we are not dressed yet.”

“Ah?” Yu Meixia quickly clamped her legs shut. “No… we should not be doing this… last night is… it’s daytime now, and the sun is up.”

“Why can’t we do it again?”

“We… we must not let anyone know about us.”

“There are only the two of us here. Who will know?”

“But…” Yu Meixia could not retort Dong Xuebing and keep quiet.

“Since you are not saying anything, I will carry on.”

Dong Xuebing made a comical pose like a tiger going to pounce onto Yu Meixia, and Yu Meixia quickly hides under the blanket without saying anything. Dong Xuebing knew she agreed to his request and grabbed a condom by the bedside. After that, he got under the blanket, and Yu Meixia’s moans filled the room.

When Dong Xuebing made love with Aunt Xuan, she was also shy at first. But after a few times, she becomes accustomed to it.

But Yu Meixia is different. She is older than Qu Yunxuan by a few years and had a kid before. But she is still very shy and doesn’t know where to look or place her hands. From the start until the end, her face is all red, and even when she is reaching her climax, she moaned shyly. It’s only until almost to the end, she got into the mood and kept shaking her head. It’s as if telling Dong Xuebing that she ‘can’t stand it anymore’ and asking him to stop.

Dong Xuebing likes looking at her this way.

After they ended, Dong Xuebing hugged Yu Meixia in his arms and kissed her shoulders. “Sister Yu, you are so cute.”

“Ah….” Yu Meixia was still gasping for air and could not reply to him.

Dong Xuebing knew she is satisfied. “Do you want to get out of bed, or do you want to rest a while longer?”

“I will get up.” Yu Meixia is afraid of Dong Xuebing wanting to go for another round and quickly sat up. She reached over to get her long johns and bra at the end of the bed/

Dong Xuebing laughed and hugged Yu Meixia from her back.

Yu Meixia panicked. “Xiao Bing, get up.”

“Let me hug you a little while more. You feel so good.”

Yu Meixia held her underwear and bra in her hands and couldn’t put it on with Dong Xuebing hugging her. She could only sit there and look at Dong Xuebing with a red face. She is confused and wondered why did she give in to Dong Xuebing last night. What will happen to them in the future? Yu Meixia looks down at her body full of marks from last night and this morning’s battles and bit her lips.

At around 9.30 am, Dong Xuebing and Yu Meixia got dressed and left the bedroom.

“I will smoke first. You can go and brush your teeth.” Dong Xuebing took out a packet of cigarettes from his bag.

“Ok.” Yu Meixia entered the bathroom and asked. “Xiao Bing, do you have any toothbrush at home?”

“Huh? I don’t have any new toothbrushes. There are two used toothbrushes by the sink. The blue one is mine, and the pink one is my mum’s.”

“Ok…”

After finishing his cigarette, Dong Xuebing stretched and felt refresh. He walks over to the bathroom and saw Sister Yu applying medicine to her face. He took a glance at the toothbrushes in the mug and saw some water droplets on his blue toothbrush. Yu Meixia should have used his toothbrush.

Dong Xuebing laughed. “Did you used my toothbrush?”

Yu Meixia nodded and acknowledge quietly.

Dong Xuebing is glad as this shows that Sister Yu no longer treats him as an outsider. He stepped forward and picks up his toothbrush to brush his teeth.

Yu Meixia secretly took a glance at the toothbrush in Dong Xuebing’s hand and quickly look away.

Breakfast.

But there are no ingredients at home. Yu Meixia could only manage to cook two bowls of Dough Drop soup without tomato or spring onions.

“Sorry. I don’t know what else to cook.”

“I don’t blame you. There are no ingredients at home.”

“I will buy some groceries later. Let’s eat this first.”

“It’s alright.” When someone is in a good mood, even cold-water taste good. Dong Xuebing looked at Yu Meixia, drinking her soup beside him, and patted his lap. “Sit on my lap and eat.” After everything that had happened, Dong Xuebing is no longer shy.

Yu Meixia shook her and look down.

Dong Xuebing smacked his lips. “Hurry up. I want to hug you while eating.”

Yu Meixia continued to shake her head, but this time, she did not reject Dong Xuebing as firmly as before.

“I am getting angry. Are you coming over or not?” Dong Xuebing tries to scare her.

Yu Meixia hesitated for a while and got up slowly. “I… I…”

“Sit down.” Dong Xuebing laughed and pulled her onto his lap. Hehe… She quite heavy but felt good. Dong Xuebing hugged Yu Meixia with one hand and drank his soup with the other. Hmmm… this soup tastes better while hugging Sister u. “Delicious. Why are you looking at me? Try it. It is delicious.”

Yu Meixia paused for a while before reaching out for her bowl and drink her soup.

After they finished their soup, Dong Xuebing did not let go of Yu Meixia. He still hugged her tightly and rest his face on her back.

“Xiao Bing?” Yu Meixia called out to Dong Xuebing.

“…… Huh?”

“Can I get up? I need to clear the table.”

“Ok.” But Dong Xuebing did not let go of her.

Yu Meixia did not say anything and felt the warmness from her back and the arms around her waist. She hesitated for a while and gently stroked Dong Xuebing’s arms slowly.

Chapter 320 – Having fun

Morning at 10 am.

Dong Xuebing and Yu Meixia are about to leave for Quanjude to eat roast duck when their plans were disrupted by a phone call.

“Qianqian might have gone to Beijing to look for her mother.” Luan Xiaoping told Dong Xuebing over the phone.

“Huh?” Dong Xuebing was stunned for a second. “What time did she leave for Beijing?”

“She should be taking the long-distance bus to Beijing. She left a note for me when I wake up.” Luan Xiaoping grumbled. “You all are too much. She had not seen her mother for almost two weeks, and you did not bring Xiao Yu back to the county immediately. She is just a kid and will get anxious. Hurry and call Qianqian to ask where she is now, and go and pick her up at the bus station! She is still very young, and if anything happens to her, I will hold you responsible!”

Dong Xuebing quickly replied. “Mum, don’t worry. I will go and find her now.”

Yu Meixia, who was waiting for Dong Xuebing at the door, asked. “Xiao Bing, what happened?”

“Qianqian had come to Beijing on her own.” Dong Xuebing replied. “Hurry and call her to ask if she had reached.”

Sister Yu panics and quickly called her daughter. “Hello, Qianqian, where are you now? Bus terminal? You had reached? How did you come to Beijing?”

Dong Xuebing interrupted. “That’s enough. Ask her to wait at the bus terminal for us and don’t go elsewhere.”

After instructing Yu Qianqian to wait for them, Dong Xuebing and Yu Meixia rushed to the bus terminal.

In front of the bus terminal.

Dong Xuebing saw Yu Qianqian standing there waiting for them. He was worried about her, but when he saw her, he laughed. Yu Qianqian is a smaller version of Sister Yu. Their looks are almost identical, and even their character and movements are the same. Yu Qianqian was standing there, looking around nervously, before looking down at her feet. She was exactly the same as Sister Yu when she was waiting for Dong Xuebing at the Airport.

“Qianqian!” Yu Meixia ran over.

Yu Qianqian looked up and shouted. “Mum! Mum!” She ran over and jumped into her mother’s arms.

Yu Meixia’s eyes were red as she hugged her daughter. “Sorry to have made you worry.”

“Mum! I missed you!” Yu Qianqian cried. She had not seen her mother for more than 10 days, and this was the first time they are separated for so long.

Yu Meixia’s tears rolled down her cheeks. “I also miss you.”

“Oh, your… your face…” Yu Qianqian looked up at her mother and exclaimed. “Ah! Your face is alright now?!”

Yu Meixia nodded. “Thanks to your big brother. He brought me to South Korea for the operation.

Yu Qianqian suddenly remembers Dong Xuebing and greeted him. “Big Brother.”

Dong Xuebing laughed. “I have been standing here all this while, and you just notice me now?!”

“No… no…” Yu Qianqian panics. “I… I was…”

Dong Xuebing laughed and patted Yu Qianqian’s head. “Alright. Remember to give us a call before you do anything. You are getting more daring now and even dares to travel so far by yourself. Don’t even do this again in the future.” Yu Qianqian nodded obediently and held her mother’s hand tightly. Dong Xuebing waved to them. “Let’s go to Quanjude now.”

Lunch is at Heping Gate’s Quanjude. This Quanjude restaurant serves the most authentic roast duck in Beijing.

After lunch, Dong Xuebing brought the mother and daughter to visit Beijing Shijingshan Amusement Park.

Yu Qianqian is very excited. She had met her mother after so many days, visited the capital, and they are now at the amusement park. Her cute face is red with excitement. After getting the tickets, she pulled Yu Qianqian, and Dong Xuebing excited into the amusement park. She is eager to try all the rides, like the merry-go-round, Ferris wheel, etc.

Yu Meixia and Dong Xuebing exchanged looks and smiled.

After playing for some time, the three of them sat on a bench for a rest and to eat some popcorns.

Yu Qianqian is panting from her excitement. “Mum, Brother, Beijing is so fun.”

Dong Xuebing laughed. “Where do you want to go later? I will bring you there. Do you want to visit Tiananmen?”

“Yes!” Yu Qianqian nodded. “I want to visit the Great Wall too!”

“Huh? There is nothing at the Great Wall other than people.”

After leaving the amusement park in the late afternoon, Dong Xuebing brought Yu Meixia and Yu Qianqian to try Beijing street food. But this time, they went to Qian Men food street.

As the skies become dark, the temperature got colder.

Yu Meixia brought Yu Qianqian to the toilet, and after they returned, they entered a store.

Dong Xuebing asked. “What do you want to eat? Just tell me.”

Yu Qianqian blushed and suddenly said. “Ok. Thank you, Uncle.

“What did you call me?” Dong Xuebing laughed. “You were still calling me Brother this morning, and you are calling me uncle now? Hahaha…”

Yu Qianqian replied softly. “My mum asks me to…”

Yu Meixia quickly grabbed the menu. “Qianqian, I will order a pea flour cake for you, and I want… Shumai.”

Dong Xuebing took a glance at Sister Yu and laughed. “Just call me Uncle from now, like what your mother told you. I don’t mind.”

Yu Meixia blushed and quickly explained. “I did not ask her to call you that.”

“Haha… alright. It’s not you.” Dong Xuebing is amused by Yu Meixia’s cuteness. She can’t even tell a lie.

Yu Meixia lowered her head and stop talking.

Yu Qianqian could not understand why her mother asked her to call Dong Xuebing, Uncle when they were in the toilet. But to Yu Qianqian, Big Brother or Uncle makes no difference to her. After a while, a few pipping hot dishes were served, and Qianqian forgot about everything. She picked up her chopsticks and started eating like a greedy cat. “Mum, Uncle, hurry up and eat. It’s delicious.”

“Then, you should have more.”

“Hmm… Ok!”

Yu Meixia smiled blissfully as she looks at her daughter eating heartily.

Dong Xuebing picks a Shumai and places it on Yu Meixia’s plate. “You had ordered this and should eat it while it’s hot.”

Yu Meixia nodded and look at Dong Xuebing before eating it.

Night.

North Heping Road.

Yu Qianqian had played too much during the day and was exhausted. She stood in front of the stairs and was too tired to climb up.

“Uncle, I am too tired to walk up the stairs.” Yu Qianqian said.

Yu Meixia pulled her. “It’s just a few more steps. Hurry up.”

Dong Xuebing laughed. “Do you want me to give you a piggy-back?”

“No.” Yu Meixia interrupted. “Don’t spoil her, and let her go up on her own.”

Yu Qianqian pretended to climb up a few steps slowly. Dong Xuebing noticed it and squat down to ask her to climb onto his back. Yu Meixia did not stop him and look at her daughter, wrapping her arms around Dong Xuebing’s neck from his back. Yu Meixia knew her daughter had never treated another person like this in the past. Her dead husband had treated Qianqian badly and made her timid and shy towards strangers. But Dong Xuebing had treated Yu Meixia and Yu Qianqian well, and Qianqian found someone to act whiny. This is how a child should behave.

Back at home, Qianqian ran into the bedroom and laid on the bed.

Outside of the room, Yu Meixia said softly. “Thank you for today. I seldom see Qianqian so happy before. She is also getting naughtier.”

“She is just a child. All kids love to play.” Dong Xuebing massaged his waist. Carrying Qianqian up the stairs is quite tiring.

Yu Meixia got anxious. “Did you hurt you back? I told you not to spoil her. Let me massage your back for you.”

“No, I did not hurt my back. I just felt tired.” Dong Xuebing looks toward the bedroom and said softly. “Do you want to check on Qianqian and see if she is asleep?”

Yu Meixia blushed and went to the room quietly. After a while, she closed the door softly and nodded to Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed and pulled Yu Meixia into the bathroom. “Let’s take a shower together.”

“Together?” Yu Meixia quickly waved her hands. “No… Qianqian is still…”

“She is asleep and will not wake up so soon. We will lock the door, and if she comes and looks for you, we can say I am helping you to apply for medicine on your face.”

Yu Meixia stood there, not knowing what to do. “But…”

“No buts. Quick, undress, and lock the door.”

Dong Xuebing stripped off his clothes in seconds, and Sister Yu quickly turns away and lock the door. She stood there with her back towards Dong Xuebing and heard the sounds of water splashing.

Dong Xuebing washed his hair and said. “Hurry up. What’s there to be shy? Come over, I will wash your back for you.”

Yu Meixia turned and bit her lips before taking off her clothes slowly. She covered her chest and private parts with her hands as she walks over to Dong Xuebing awkwardly. “I… I will just take a quick shower. If you want… I can wash your back for you.”

Dong Xuebing pulled Yu Meixia over under the warm shower.

Splash… Yu Meixia’s fair body immediately becomes wet.

Dong Xuebing looked at her sexy body and started kissing her.

Yu Meixia knew Dong Xuebing will do this. She tried to push him away, halfheartedly, and looks towards the door. She is afraid her daughter will knock on the door suddenly.

About ten minutes later, it was quiet outside.

Yu Meixia felt slightly at ease and lowered her head to let Dong Xuebing puts her down on the floor.

Dong Xuebing asked softly. “If you think the floor is dirty…”

Yu Meixia blushed and shook her head. She looked at Dong Xuebing and covered her mouth with her hands, as she is afraid she might moan too loudly.

Dong Xuebing did not hesitate and started making love with Yu Meixia. He had lost count how many times they had made love today.

No matter how many times they have done it, Dong Xuebing still felt it’s not enough.

Dong Xuebing is getting addicted to Yu Meixia’s mature body.

Chapter 321 – A surprise invitation

The next day.

Morning, at 8 am.

Dong Xuebing woke up on the sofa and saw Yu Meixia and Yu Qianqian were already up.

Yu Qianqian sat on a chair, resting her chin on her hand, looking at Dong Xuebing. She should have been sitting there for ages waiting for Dong Xuebing to wake up. “Bro… Uncle! You woke up! What time are we going out?”

Yu Meixia, who was tying her hair in the bathroom, grumbled. “Let your Uncle sleep a while more.”

“Oh…” Yu Qianqian suppressed her excitement and said. “Uncle, go back to sleep.”

Dong Xuebing laughed and sat up. “I am not sleeping anymore. Let’s go out after breakfast. Hahaha…”

Yu Qianqian cheered up and ran over to bring Dong Xuebing’s clothes to him.

“Look at you. You are so anxious. Alright… alright… I will get ready now.” Dong Xuebing pinched Yu Qianqian’s nose lightly.

Yu Meixia laughed helplessly. “Xiao Bing, go and wash up. I will go out to throw the trash and will prepare breakfast when I return.”

“I will go!” Yu Qianqian shouted excitedly. “Mum, hurry up and prepare breakfast!”

Yu Meixia looks at her daughter. “What’s the rush?” She took out the trash from the bathroom and walks out. “I will return soon. Go and help your Uncle charge his shaver.” Yu Meixia dares not let her daughter takes out the trash as there is evidence of what she did with Dong Xuebing inside. As she was tying up the trash bag, she saw they had used eight condoms, and she blushed.

After breakfast, Yu Qianqian pulled Dong Xuebing and Yu Meixia’s hands down the stairs excitedly.

The three of them walks around Beijing’s streets in the morning, and they brought Qianqian to Xiangshan Park.

On the way home, Yu Qianqian is dead tired but still excited.

Yu Meixia patted her daughter’s head. “Did you have enough fun?”

“Yes!” Yu Qianqian nodded. “Mum, are we going back to the County soon?”

“Yes… it’s time to return.”

Dong Xuebing looks at them from the rearview mirror. “I will bring you to Beijing on your next school break. We will visit the rest of the attractions then.”

Yu Qianqian cheered. “Thank you, Uncle!”

Dong Xuebing looks at his watch. It’s 3 pm.

Dong Xuebing had been away from the County for some days and had brought the mother and daughter around Beijing these two days. It’s time for them to return to Yan Tai County. So, after they returned to North Heping Road, they discussed and will return to the County after dinner. Yan Tai County is only two hours’ drive away from Beijing. They have some time before dinner, and they started packing before going to the supermarket to get some local products to bring back.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

After paying at the cashier, Dong Xuebing looked at his phone and signaled to the mother and daughter to keep quiet.

Yu Meixia went over to help him carry the local products.

“Hello, Sister Xie.” Dong Xuebing answered.

Xie Huilan asked. “Are you back in the County?”

“I am going back at night and should reach the County before midnight.” Dong Xuebing thought Xie Huilan was blaming him for skipping work.

Xie Huilan laughed and said. “Since you are not back yet, wait for me in Beijing.”

“Huh? What did you say?” Dong Xuebing was surprised.

“I am on my way to Beijing. We will return together tomorrow.”

Dong Xuebing paused for a second. “… you are coming to Beijing? For work?”

“You can say so.” Dong Xuebing can hear sounds of passing cars, and Xie Huilan seems to be on the highway. “It’s almost six months since I returned home, and I am free these two days. So, I decided to return home to celebrate an early Lunar New Year. I will be too busy during Lunar New Year and will not have time to visit my family.” She paused for a second and continued. “Yes, I will reach my grandfather’s place at about 6 pm, and you should arrive there at about the same time, ok?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… I have to go too?”

“Haha, is there any problem?”

“Is it really fine for me to go?”

Xie Huilan laughed. “My mum asked you to go. You can decide.”

Mdm. Han wants me to go?! Then Dong Xuebing had no choice. “Then… alright. I will be there.”

“Today is considered an early reunion, and my Eldest Uncle, Second Uncle, and the rest should be there too. A few others from the same generation will also be there. You must watch your manners, and don’t behave like the last time you are at my Grandfather’s house. Try to leave a good impression on them. Oh, do you still have that type of Wild Ginseng you gave to my mother previously? I was in a rush to return and forgot to bring any gifts. If you still have Wild Ginseng, bring one box over, as our gift to my Grandfather.”

“I should still have it. I will bring it along later.”

“Ok. I am driving and will hang up now.”

“Alright. Be careful on the roads.” Dong Xuebing hangs up.

Yu Meixia looks at Dong Xuebing. “Is there any problem? If you are busy, you can just ignore us.”

Dong Xuebing replied apologetically. “Sorry. I can’t return today, as I have a dinner appointment. I should be going back tomorrow. You two…”

Yu Meixia quickly replied. “Then, we will return to the County first.”

Dong Xuebing said. “Ah… Is it alright?”

“It’s fine. You had been accompanying me… us these few days, and I…”

Dong Xuebing wants to return with Sister Yu and Qianqian tomorrow. Still, Xie Huilan wants him to return to the County with her tomorrow. Dong Xuebing is not willing to let both women meet, as he felt guilty towards them. Thus, Dong Xuebing brought Yu Meixia and Qianqian back to get their luggage before sending them to the bus terminal. Along the way, he bought some food for them.”

“We… We are going.” Yu Meixia looks at Dong Xuebing in his eyes for the first time.

Qianqian waved to Dong Xuebing reluctantly. “Bye, Uncle.”

Dong Xuebing smiles. “Why do you all make it sounds like we are parting forever? I will be going back tomorrow and will see you all again.”

Yu Meixia looked at Dong Xuebing gently and nodded.

Dong Xuebing understood her feelings, and he returned a knowing look.

Sister Yu blushed and looks at Dong Xuebing one last time, before walking away with her daughter.

Dong Xuebing watched them until they disappeared from his sight.

Xie Huilan’s mother, Han Jing, had invited Dong Xuebing suddenly, and this caught him off guard. Dong Xuebing is going to Xie Mansion to meet Senior Xie again. Dong Xuebing is not afraid, as he had quarreled with Senior Xie over Xie Huilan’s engagement, and even talked back to him in front of others. This time, they will meet again, and who knows how Senior Xie and the rest of the Xie’s family will treat him?

Chapter 322 – Everyone is Government Leaders

Afternoon, before 5 pm.

The sun is setting, and it’s getting dark.

Dong Xuebing parked his car in front of Yun De Auction and entered the company. He thinks if he should pretend to be sick or find an excuse to push away this invitation. But feigning sick is too obvious, and everyone can tell. Furthermore, it will leave a bad impression with Senior Xie and Sister Xie’s parents. He had no choice.

Never mind.

I had never feared anyone since young.

“Is Xiao Tao around?” Dong Xuebing asked a girl at the counter.

The girl looks at Dong Xuebing and immediately recognized him. She knew this man is close to Manager Qu. “Are you looking for Manager Qu’s secretary? Please wait for a moment while I call her.”

After a while, Xiao Tao came down from upstairs.

Dong Xuebing did not waste any time. “Are you holding on to Yunxuan’s keys to the safe? Help me get a box of Wild Ginseng.”

Xiao Tao knew those boxes of Wild Ginsengs belongs to Dong Xuebing. “Do you want to come up with me? What ‘year’ do you need?”

“I will not go up. Hmmm… Bring me a box of 50-years-old Wild Ginseng. I remember there should be one box.”

The keys to the safe were held by Qu Yunxuan, but she had gone for a vacation with her parents and passed the keys to Xiao Tao. If it was someone else, Xiao Tao would call Qu Yunxuan to get her permission. But she does not need to get any permission for Dong Xuebing, and only needs to inform Qu Yunxuan when she returns. She quickly went upstairs to the safe and brought back a box of 50-years-old Wild Ginseng.

Dong Xuebing is in a hurry and left after getting the Ginseng.

A few minutes past six o’clock.

Xishan, Villa area.

Dong Xuebing drove his car in and saw the majestic Mansion far away. The armed guards standing in front of the gates looked menacing, and Dong Xuebing took a deep breath. He looks at his watch, and he was slightly late. After parking his car in the garage, he called Xie Huilan. But Xie Huilan had just gotten off the highway and can only reach 15 minutes later. She asked Dong Xuebing to wait for her to enter the Mansion together.

After waiting for a while, a brand new black Volkswagen Passat entered the garage.

The car’s number plate is Yan Tai County Government’s number plate, and Xie Huilan is alone in the car.

Xie Huilan is dressed up and is very pretty today. She carried her handbag in one hand and her coat in the other as she alighted from the car. Her hair is tied up neatly in a bun, and she wore a grey lady’s suit with coffee-colored pants and black high heels. This is very different from the usual black suit and made her more feminine. At least, her dressing today is not as serious as her usual dressing.

Dong Xuebing walks up to Xie Huilan. “You are beautiful today.”

“Haha… thank you.” Xie Huilan laughed. “Have you brought the Ginseng?”

Dong Xuebing waved the box of Wild Ginseng in his hand. “50-years-old. I had sold all the older Ginsengs at the auctions, and this is the only one left.”

“This is worth a few hundred thousand, and you think it is not presentable enough?” Xie Huilan carried her coat and bag in one hand and hooked her arm around Dong Xuebing’s arm. “Let’s go in.”

Dong Xuebing took a glance at his arm and cleared his throat. “Ok.”

At the gates of the Mansion, two guards stopped Dong Xuebing and want to conduct a body search on him. This is the procedure, and Dong Xuebing had been searched the last time he came. Although Dong Xuebing is unhappy about this, this is the rule.

Xie Huilan narrowed her eyes. “Do you want to search me too? Huh?”

The Officer, who had reached out for Dong Xuebing, paused.

“This is my boyfriend.” Xie Huilan looks at the guards. “Do you think there will be any problem with him?”

The two guards looked at each other and stepped back without conducting the search.

When Dong Xuebing came here previously, he was not close to Xie Huilan and had to be searched. But this time, he is here as Xie Huilan’s boyfriend, and it will look bad on Xie Huilan if he is searched.

After entering the compound, Xie Huilan instructed. “Later, when we meet the elders, just address them the same as me.”

Dong Xuebing nodded and asked suddenly. “What about your parents? Must I call them Dad and Mum like you?”

Xie Huilan laughed. “I am talking about my Uncles. As for my parents… Hahaha… you can address them as Mum and Dad if you dare.”

Dong Xuebing dares not to address them as Mum and Dad.

“Oh, I am the eldest of the third generation. You don’t need to be overly polite to them.”

“Ok.” Dong Xuebing took a deep breath to calm himself.

Before Dong Xuebing and Xie Huilan could enter the Mansion, they heard someone talking at the pavilion in the front yard. Two middle-aged men were smoking and chatting there, and they looked alike, like brothers. One of them has a deep and strong voice, and the other has a calm voice. There is also a middle-aged woman sitting beside them, listening to them with a smile.

Xie Huilan pulled Dong Xuebing lightly. “Come, let’s go over to greet them.”

“These three are…” Dong Xuebing asked softly.

“The one who is speaking slowly is my Eldest Uncle, Xie Guoliang. He is my father’s brother and the second of the Second-generation. He has a good temper… haha… I seldom see him get angry.” Xie Huilan walked slowly and explained to Dong Xuebing softly. “He is working in the Finance Ministry, and is the First Deputy Minister.”

Deputy Minister of the Finance Ministry?!

Dong Xuebing got shocked.

Xie Huilan continued. “The other two are my Second Uncle and his wife. Xie Guojian and Ci Lifen. He is the third of the Second-generation and is also Xiao Hao’s father. His temperament is like my Grandfather, very stubborn. But he honest and frank. Oh, he is a Lieutenant General with the Army General Political Department and is the Deputy Director there. His wife is working at the General Administration of Press and Publication. She is the head of a department and not the highest-ranked leader there.”

Deputy Director of the Army General Political Department?!

A leader with the General Administration of Press and Publication?!

Dong Xuebing starts to panic. What are all these people?! The First Deputy Minister of the Finance Ministry is at least a Provincial-Ministerial rank. Also, Deputy Director of the Army General Political Department, Lieutenant General?! One more promotion, this person will enter the Military Committee. Even if Xie Huilan’s Second Aunt is the head of a department with the General Administration of Press and Publication, her rank should at least be Bureau-Director.

“Eh, Huilan is here.” Ci Lifen saw Dong Xuebing and Xie Huilan.

Xie Guoliang laughed. “You are late. Did you want the whole family to wait for you?”

Xie Huilan held Dong Xuebing’s hand and walks over quickly with a smile. “I am not late on purpose. The traffic is bad… Hahaha… Eldest Uncle, Second Uncle, Second Aunt, I wish you a Happy New Year.”

Dong Xuebing followed what Xie Huilan said. Eldest Uncle, Second Uncle, Second Aunt, Happy New Year.”

Xie Huilan introduced. “This is Dong Xuebing.”

Xie Hao’s mother, Ci Lifen, took a look at Dong Xuebing and nodded. “Not bad. This young man looks smart.

Xie Guoliang also smiles and nodded to Dong Xuebing. Just like what Sister Xie said earlier, he is friendly and approachable.

But Xie Guojian is not so friendly. He acknowledged Dong Xuebing’s greeting expressionlessly but did not show any displeasure.

Dong Xuebing was slightly relieved, as the situation is not as bad as he thought.

After chatting for a while, Xie Guoliang laughed and said. “Alright. Go in and greet your Grandfather. Everyone is waiting for you.”

Xie Huilan replied. “It’s almost dinner time. You two should smoke lesser. It’s not good for your health. Hehe… We will go in first.”

Xie Guojian laughed loudly. “You brat… are you trying to restrict me?”

Ci Lifen rolled her eyes. “Huilan is right. You should smoke less. Do you want to be hospitalized again?”

At the doors of the Mansion, Xie Huilan held onto the door’s handle but did not open it. She turned to Dong Xuebing and said. “My Eldest Aunt, youngest Aunt, and her husband are busy with work and could not come back. When I called earlier, Xiao Ran and the rest had arrived. Xie Ran is my younger brother (cousin), and Xie Jing is my younger Sister (cousin). They are younger than me by one and two years. But they are all older than you, and they are my Eldest Uncle, Xie Guoliang, children. Hmmm… Xie Ran is now working in Beijing Committee to get some experience as he was just promoted to Deputy Director. Xie Jing is working at Xinhua News Agency. That’s about it. This is almost everything about my family.”

Dong Xuebing is speechless. He thought his rank is quite high, but compared to anyone in Xie Huilan’s family, he is nothing. Even the youngest of the Third-generation is a Deputy Director.

“Shall we enter?”

“… ok.”

Xie Huilan pushed the door open and laughed. “Sorry I am late because of the traffic. Haha…”

Xie Huilan’s mother, Han Jing, and Xie Guobang are sitting on the sofa. They heard Xie Huilan and looks at her. “You are making everyone wait for you every time. Stop finding excuses.” Han Jing chided her daughter before turning to Dong Xuebing with a gentle smile. “Xiao Bing, you are here? Come in, quick.”

Dong Xuebing greeted them politely. “Uncle, Auntie, Happy New Year.”

The Member of the Political Bureau of the CPC Central Committee, and Beijing City’s Committee Member, Xie Guobang, looked at Dong Xuebing and nodded. “Have a seat.”

“Haha… Happy New Year to you too.” Han Jing returned the greetings warmly.

The first time Dong Xuebing met Han Jing, the latter had treated him normally. But this time, Dong Xuebing can feel Mdm. Han’s attitude towards him had changed. He wondered if it is because he had saved Xie Huilan’s life during the timebomb incident, or… his performance at work. Errrm… this should be quite impossible.

Han Jing and Xie Guobang are the only ones in the living room, and the rest should be upstairs.

Xie Guobang sat on the sofa steadily, and Han Jing held Dong Xuebing’s hand and chatted with him. She also thanked Dong Xuebing for risking his life to defuse the timebomb and saved Xie Huilan’s life.

Xie Huilan laughed. “Mum, you are scaring Xiao Bing. Haha… Give him a break and let him have a sip of water first.”

Han Jing gave her daughter an angry stare.

Chapter 323 – Family dinner

Level One of the Mansion. Living room.

Xie Guobang put down his newspaper and said. “Xiao Dong, I heard you will be transferred to the Investment Promotion Agency after the New Year?”

“Yes.” Dong Xuebing replied with a serious look.

“Can you adapt after switching from the Public Security to the Investment Promotion Agency?”

“I am confident I can take on this role and will do my best to improve the economy of the County. I will…”

Xie Huilan interrupted. “Haha… Are you going to be the Chief of the Investment Promotion Agency or the County Mayor?”

Han Jing, who was listening by the side, laughed.

Dong Xuebing thought to himself. I am showing my determination to the leader. Why are you interrupting me? But… I know what I said is exaggerating. Dong Xuebing cleared his throat and continue. “To do my job well, I cannot see things from the perspective of the Investment Promotion Agency. I must have a helicopter view of things on the whole County, and this way, I can improve the economy. Once the economy is revived, the people will have a better life…” Dong Xuebing is not good at bragging and is not shy about it.

Han Jing laughed. “Every time you all meet, you all are talking about work and politics…”

Xie Huilan narrowed her eyes and laughed. “Xiao Bing, my Mum is unhappy.”

Dong Xuebing quickly continues to chat with Mdm. Han, and asked about their health.

Suddenly, Dong Xuebing heard footsteps from upstairs. Ta… ta… ta… the footsteps are slow, and he knows it must be Senior Xie coming downstairs. Dong Xuebing and Xie Huilan stood up and walk over to the foot of the stairs. They saw a young man and woman coming down the stairs, and they are around twenty-seven or twenty-eight years old. The man is handsome and should be Xie Huilan’s younger brother (cousin), Xie Ran, the Deputy Director ranked Leader in Beijing’s Youth League. The woman beside him is pretty and looks like Xie Huilan. But she is not as pretty as Xie Huilan, and she should be Xie Jing, who is working at Xin Hua News Agency.

Dong Xuebing was impressed. They are indeed the third generation of a prestigious family. Oh… Xie Hao is exceptional.

Xie Ran and Xie Jing are holding on to Senior Xie’s arms, helping him down the stairs.

Senior Xie still has a serious look on his face. From one look, one could tell he is very stubborn and overbearing.

Dong Xuebing had experienced Senior Xie’s overbearing character during the last time they met, and he was still feeling sore about it.

“Grandfather.” Xie Huilan smiles. “You look much better.”

Senior Xie gave Xie Huilan a glance and said. “You are not in Beijing, and there is no one at home to make me mad. Of course, I will look better.” He paused for a second and said. “I thought I can have a few more days of peace. Why are you back?”

Xie Huilan did not get angry and laughed. “Haha… Why did I hear that you called for me in your dreams?”

Senior Xie stared at Xie Huilan angrily. “Who did you hear that from? How come I don’t know about this?”

Xie Huilan laughed. “I cannot tell you who is my undercover.”

Senior Xie stroked his beard. “I called your name in my dreams is because you made me mad!”

The rest of the people felt awkward when Senior Xie and Xie Huilan started arguing the moment they met.

Dong Xuebing cleared his throat and said. “Grandfather, Happy New Year.” He stepped forward with the box of Wild Ginseng. “This is a gift from Huilan and me. This is a 50-years Wild Ginseng. I wish you longevity.” Xie Jing, who was standing beside Senior Xie, took the gift from Dong Xuebing. She was surprised by how rich Dong Xuebing is. This gift is worth a few hundred thousand.

Senior Xie ignored Dong Xuebing and walked past him as if he is transparent. He walks over to Xie Guobang and Han Jing. “Where is Guoliang and Guo Jian?”

Dong Xuebing was slightly embarrassed, but this was what he expected.

Xie Ran walks over to Xie Huilan. “Sis, Happy New Year.”

Xie Jing also greeted Xie Huilan. “Sis, I wish you a Happy New Year too.”

Xie Huilan nodded. “Haha… let me introduce. This is Dong Xuebing. This should be the first time you all meet him, right?”

“Yes.” Xie Ran extended his hand for a handshake with Dong Xuebing. “Nice to meet you.”

Xie Jing also laughed and shook hands with Dong Xuebing. “Brother Dong, I had heard a lot about you.”

Dong Xuebing was slightly embarrassed by how Xie Jing addressed him. He is only 24 years old, and Xie Jing is older than him by three to four years. But he is Xie Huilan’s boyfriend, and in terms of seniority, Xie Jing should address him as ‘Brother.’

Not all of the Xie Family had returned. But Dong Xuebing had met most of them. Other than Senior Xie is giving him the cold shoulders, the rest did not make things difficult for him. This situation is so much better than he imagined.

“Sister, how long will be in Beijing?” Xie Jing asked.

Xie Huilan replied. “I still have worked at the County, and should be leaving tomorrow.”

Xie Ran was surprised. “So early? I still want to get some advice from you.”

“About work?” Xie Huilan narrowed her eyes. “No problem. We can have a chat after dinner. Oh, I forgot to congratulate you on your promotion.”

Dong Xuebing could tell Xie Huilan commanded a lot of respect from her cousins.

After a while, Xie Guoliang, Xie Guojian, and his wife entered the mansion. Xie Ran and Xie Jing went over to them.

Xie Huilan took the opportunity to tell Dong Xuebing. “The family has high hopes for Xiao Ran. Although he is getting experience with the Youth League now, he will be transferred to the grassroots for training soon. My father’s generation can be considered doing well, but they are preparing for the next generation. The whole family’s resources will be used to help Xiao Ran move up the ranks in the future. Both my Grandfather and father want Xiao Ran to be the successor.”

Dong Xuebing nodded and asked. “What about Xiao Hao?”

“Him?” Xie Huilan laughed. “Do you think he is suitable to be a government official?”

Dong Xuebing replied. “You cannot say this. Xiao Hao is still young, and I was not as matured as him when I was at his age.” Dong Xuebing had met Xie Hao many times, and quite like this rascal.

Speaking of the devil.

The door opened, and Xie Hao ran in shouting. “Is my Sister here?” Xie Hao had arrived in the early afternoon and had gone to the backyard to learn martial arts with Senior Xie’s guards. Xie Jing scolded him jokingly. “You only know your Big sister. Don’t you know how to greet me first?”

“Heehee… Second Sis, I had greeted you when we are at the backyard.” Xie Hao exclaimed.

“You called that greeting?!” Xie Jing imitates Xie Hao’s action and voice. She waved her hand and said, “You are here?!” “You call this greeting me?! Ah?”

Everyone laughed except for Xie Guojian. He stared at Xie Hao angrily. “How can you be so rude? Where are your manners?!” Xie Hao just giggled.

Xie Huilan hooked her arm onto Dong Xuebing’s arm and walks over.

“Why are you giggling over there? Have you found money on the streets?” Xie Huilan teased Xie Hao.

“Haha! Sis! You are finally back!” Xie Hao shouted, and he saw Dong Xuebing. He almost jumped up and ran over with his arms spread out. “Ahh… it’s my idol!” Dong Xuebing is speechless as Xie Hao gave him a bear hug. “Brother-in-law! Idol! I finally get to see you! No… you must teach me a few moves now! I had been learning Wushu these few days!”

Dong Xuebing pushes Xie Hao away. “I don’t know any martial arts.”

Xie Jing was confused. “Brother Dong knows Wushu?”

“Hee hee… Didn’t I tell you about this?” Xie Hao explained excitedly. “Brother-in-law not only knows Wushu, even the black belts in Seoul also are not his match!” Xie Jing was stunned. “The guy who challenged seven Taekwondo schools in Seoul is him?”

“Of course! Do you still need to ask?” Xie Hao proudly replied. Xie Jing looks at Dong Xuebing with interest. After all, she is working with a news agency.

Dong Xuebing is pissed. Why did Xie Hao bring up this matter? To the young men and ordinary folks, what Dong Xuebing did is uplifting, but not everyone thinks like this. Dong Xuebing had wanted to leave a good impression with Xie Huilan’s family and doesn’t want others to know he is rash and impulsive.

Actually, everyone in the mansion knows about this matter, except for Xie Jing.

Xie Hao had been talking about this incident these two days, and even the guards know about this. Xie Jing had not been to Senior Xie’s mansion recently and did not hear about it. She quickly asked for the details, and Xie Hao told her about the whole incident. But most of the things he said are rubbish, as he was not there to witness all the challenges.

With Xie Hao around, the mansion becomes livelier.

During dinner, Xie Hao was the only one talking non-stop.

The elders in Beijing have lots of customs. Although not many people are following these customs anymore, Senior Xie still follows some of them. For example, when there is a guest at home, women are not allowed to be seated at the table. But Han Jing and Ci Lifen are not anybody, and Senior Xie cannot really stop them from sitting at the table. So, a smaller table is set up beside the main table for them and the third generation.

How can there be no liquor during dinner?

The helpers served a small glass of Baijiu to everyone.

Dong Xuebing is a junior and also a guest. He has to toast to all the elders. After toasting everyone individually, he felt slightly giddy. Dong Xuebing cannot hold his liquor well.

Xie Hao lifted his glass of fruit juice to drink with Dong Xuebing. Xie Ran and Xie King also want to drink with him.

Xie Huilan saw them and stopped them. “Xiao Bing is not good at drinking. Don’t try to make him drunk.”

“I’m fine and is not drunk.

Chapter 324 – Old Xie, it’s not easy for you too!

After dinner.

Guest room on the first floor of the Mansion.

Dong Xuebing, who is feeling tipsy, drank the tea given to him by Xie Huilan.

Only Xie Huilan and Dong Xuebing are in the room, and Xie Huilan shook her head and laughed. “You should know your limits. If you cannot drink anymore, you should stop.”

“How can I reject others when they toast with me?” Dong Xuebing supported himself with a chair. “I don’t want you to lose face.” If this dinner is with the Leaders from Yan Tai County, Dong Xuebing can stop drinking if he cannot take it. But this time is different. He had to force himself to drink even when his body cannot take it.

Xie Huilan laughed and straighten Dong Xuebing’s collar. “Alright. You had done a great job today.”

Dong Xuebing nodded and asked. “Huilan, why are you so gentle today?”

“Haha.” Xie Huilan’s eyes narrowed into a slit. “Are you telling me that I have not been gentle all this while? Huh?”

“Err… no…” Dong Xuebing quickly denies it. “You are also gentle in the past.”

Knock… knock… knock… Xie Hao knocked on the door and told them the elders are leaving. They have to go out to walk them out.

Xie Guobang, Xie Guoliang, and everyone at the Mansion is very busy. They don’t have time to stay there for long. By 7.30 pm, all of them started leaving, and only Ci Lifen remained to accompany Senior Xie. But she received a call from her workplace and had to leave.

In the end, only Senior Xie and a few from the younger generation remained.

Xie Ran is called Xie Huilan. “Sis, I need to speak with you.”

“Ok.” Xie Huilan nodded. “Let’s talk upstairs.”

Senior Xie’s personal doctor fed Senior Xie his medications, and Senior Xie closed his eyes on the sofa. From the start of the dinner until now, Senior Xie had never look at Dong Xuebing, let alone speak to him. After Xie Huilan left, there are lesser people in the living room. Dong Xuebing also wants to leave, but he doesn’t have any excuse. So, he just remained in the living room to chat with Xie Jing and Xie Hao uncomfortably.

Dong Xuebing is feeling very giddy but had to bear this feeling and remain there.

Dong Xuebing thought to himself as he chatted with Xie Hao and Xie Jing, sitting beside Senior Xie. This old man knows how to bear grudges. All I did was to talk back at him and won him once at a game of chess. Look at him… He is treating me as invisible. If I knew this is how he treats me, I would not give him the 50-years Wild Ginseng. I will just give him a five-years… five months ginseng.

This is so irritating.

Suddenly, Xie Hao said. “Brother-in-law, let’s go to the backyard to practice martial arts!”

“Ok!” Dong Xuebing can’t wait to leave the living room.

But Senior Xie stopped Xie Hao. “If you want to practice martial arts, go yourself.” Senior Xie said and stood up. He walked towards the stairs and said. “Xiao Dong, have a game of chess with me.” The personal doctor smiled at Dong Xuebing and went over to help Senior Xie up the stairs.

Dong Xuebing was stunned. Chess? What is the meaning of this?

Xie Hao heard it and got excited. “I want to watch!” He knows Dong Xuebing is good at Chinese chess.

But Senior Xie turns to Xie Hao. “I thought you are going to the backyard to practice your martial art?”

“Hehe… this is more interesting. I want to watch!” Xie Hao just wants to join in the fun.

Xie Jing is more matured. After hearing what their grandfather said, she immediately dragged Xie Hao away and gave him a stare. She pointed towards Dong Xuebing with her chin and shook her head. Senior Xie wants to speak to Dong Xuebing alone, and Xie Hao will cause trouble if he is around. Xie Hao got the hint and returned to the sofa unwillingly.

Dong Xuebing could only follow Senior Xie up the stairs.

The helpers are setting up the chessboard and pieces in a room filled with antique furniture. Senior Xie sat behind a redwood table and signaled to Dong Xuebing to sit opposite him.

After the helpers are done, they left with the doctor, leaving Dong Xuebing and Senior Xie alone in the room.

Senior Xie did not say anything and moved his chess piece.

Dong Xuebing is puzzled. Senior Xie had been ignoring him the whole evening, and why did he want to play chess out of a sudden? But Dong Xuebing had no choice but to play with him. He made his move… two moves… five moves… ten moves… twenty moves… this time, there are no Chinese chess experts around, and Dong Xuebing could not cheat. Within twenty minutes, Senior Xie won the first game.

Senior Xie gave Dong Xuebing a stare. “Play properly.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly. “I had won you the last time by luck, and I am not good at playing chess.”

“… one more game.” Senior Xie let Dong Xuebing have the first move.

The second game ended twenty minutes later, and Senior Xie won again.

Senior Xie did not show any frustration and said. “You are not playing seriously. I will make you play seriously.” He called out to his helper. “Bring a bottle of Maotai and two glasses.” Senior Xie looked at Dong Xuebing and said. “From the next game onwards, the loser will have to drink a glass.”

“Ah? Err… I can’t drink anymore.”

“… then you have to win.”

“Huh?! I had been trying my best.

Dong Xuebing’s protest fell on deaf ears, and the next game started.

Dong Xuebing lost the third game and had to drink a glass of Maotai. He forced himself to finish the glass of Maotai in one gulp and felt even tipsier.

Second glass…

Third glass….

After a few games, Dong Xuebing felt the room spinning, and he is almost wasted.

“One more game.” Senior Xie said.

Dong Xuebing reached out to grab a chess piece but failed after four to five tries. In the end, he grabbed Senior Xie’s chess pieces instead and made a move.

Senior Xie laughed. “What are you trying to do?”

Dong Xuebing got mad and said. “No… I am not playing anymore. I can… can tell that you are… you are trying to make me drunk! That’s right! You are trying to make me drunk!” Dong Xuebing stammered. “I… I will not fall for your trick… Hehe… I… am not playing… anymore…” Dong Xuebing supported himself by pushing against the chessboard.

Senior Xie said. “You don’t want to play anymore?! Then have a chat with me.”

Dong Xuebing gave Senior Xie a side glance. “Chat with you? What’s there to chat about? We… have… generation gap, and don’t have any common topic.” Drinking will give one courage, and furthermore, Dong Xuebing had never been afraid of anyone. He swayed as he stood up and walks over to Senior Xie’s chair and sat beside him. “Hmm… your chair is so comfortable.”

Senior Xie laughed and moved to give Dong Xuebing more space. “We have not started chatting. How do you know we don’t have any common topics? Start a topic.”

“Topic?” Dong Xuebing smacked his lips. “Then… let’s talk about… why are you always putting on a stern-looking face? You… you looked terrible… If you are unhappy… with me, you can… tell me straight!”

“Stern-looking face?” Senior Xie shook his head and laughed. “What do you know? Before my retirement, I had to smile from day to night. Did you see how Huilan smiles? She is the same as me. I had to smile when I meet the people and cannot let them feel I am too serious. I had to smile when I meet other government officials, as I cannot let them know what I am thinking. When I meet delegates from other countries, I had to smile, as I need to establish a good diplomatic relationship. I had been smiling for decades, and I am sick of smiling. That’s why I stop smiling after I retired.”

Senior Xie finished, and Dong Xuebing extended his arms over Senior Xie’s shoulder. “So… this is the reason… Old Xie ah… it’s not easy for you too!”

Senior Xie’s brows twitched.

Dong Xuebing continued to pat Senior Xie’s shoulder. “Old Xie, let it go… It’s fine. Just… look at me. Every time I do something, the leaders and colleagues from our County… will start to criticize me… they say I am too young and rash… What I did was wrong… Sometimes I also know I am impulsive and… did not think of the consequences… But… when something happened in front of you… you have no choice… A relative of the County’s Party Committee member had hit someone from our Police Station… If I don’t arrest him… what will my colleagues think?! Our fellow countrymen are getting beaten up in Korea… If I don’t challenge the Taekwondo schools, how am I going to face them?!”

Dong Xuebing got agitated and patted his chest. “What’s wrong with being rash and impulsive? What’s wrong with doing the wrong things? I hold my head high… when I face our people! Even if I lost my job and position one day, I could still walk along the streets with my head held high! My conscience is clear!”

Senior Xie heard what Dong Xuebing said, and laughed. “Well said!”

“Old Xie… I realized that… you are not that irritating after all.”

“Haha.” Senior Xie laughed. “After living for so long, this is the first time someone praised me like this. Not that irritating… Hahaha…”

The Doctor, who was standing outside, could not stand it anymore. He quickly opens the door and entered. “Xiao Dong, you are drunk. Come downstairs with me and don’t disturb Senior Xie’s rest!” He is speechless with Dong Xuebing. How dare he address Senior Xie as Old Xie?!

Dong Xuebing gave the Doctor a stare. “We are having a good chat now! Why must I go downstairs?!”

Senior Xie laughed. “We are having a good time now. Don’t interfere!”

“Senior Xie.”

“Get out, get out!” Senior Xie waved his hand to chase the Doctor out. “Xiao Dong, carry on.”

Dong Xuebing had his arm around Senior Xie’s shoulder. “What else do you want me to say? Oh… You… tried to arrange Sister Xie’s marriage… I have to say that you are wrong…”

“Do you know what I was thinking when I arranged her marriage?”

“Who cares… what are you thinking? You are wrong in doing so!”

Senior Xie laughed loudly, and everyone downstairs can hear their conversation.

Chapter 325 – Senior Xie’s inscription!

The next morning.

The warm sunlight shines through the windows.

Dong Xuebing yawned as he opens his eyes and looks around him. Huh? Where am I? This place looks like a Mansion… Oh… Sister Xie and I went to Senior Xie’s Mansion for dinner last evening. This place should be Xishan Mansion. Did I spend the night here? Dong Xuebing suddenly felt the terrible hangover and rubbed his tempers to relieve the headache. How much did I drink last night?! I remembered I drank a lot during dinner, but how did I end up in this room? How come I couldn’t recall a thing?

Knock… knock… knock… Someone knocks on the door.”

“Xiao Bing, wake up.” It’s Xie Huilan.

Dong Xuebing quickly got up. “Sister Xie… Can you come in for a while?”

The door opens, and Xie Huilan entered with a smile. “What’s wrong? Are you asking me to help you dress up?” Dong Xuebing realized that he was only wearing his long johns. His coat and pants are folded neatly on a chair beside the bed. He knew someone had undressed him last night, as he does not have the habit of folding his clothes. “Err… did I got drunk last night? How come I ended up sleeping here?” Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “You still dare to mention yesterday?” Dong Xuebing blushed. “Errr… my clothes… did you help me remove my clothes?” “If it’s not me, who else will help you?” Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “I almost broke my back to remove your clothes.”

Dong Xuebing replied apologetically. “Sorry to trouble you.”

“Go and wash up now. It’s time for breakfast.”

“Ok.”

Dong Xuebing quickly wore back his clothes and asked. “Oh, did I embarrass myself last night? Did I vomit?” This is what Dong Xuebing is concern about.

Xie Huilan glanced at Dong Xuebing. “I don’t know what to say about you. Are you feigning ignorance?”

Dong Xuebing froze. “Did I puke? Where?” Xie Huilan smiles helplessly. “It’s fine if you puke all over the place. But you did not and only say lots of nonsense.”

“Ah? What did I say?”

“You played chess with my Grandfather in the room, and the loser had to drink a glass of Moutai. You drank three to four glasses and got drunk. After that, you called my Grandfather as Old Xie, and had your arms over his shoulder.” Xie Huilan could not hold back her laughter and burst out laughing. “Xiao Bing, I didn’t know you are so daring in the past. You did not only address my Grandfather as Old Xie but also criticize him for what he has done. After that, you started singing the National Anthem.”

Dong Xuebing paused for a few seconds. “Impossible!”

“……” Xie Huilan ignored him.

“This is impossible!” Dong Xuebing continued. “Sister Xie, stop kidding around.” Xie Huilan replied. “You were so loud, and I can hear you from downstairs. Almost everyone in the Mansion can hear you. Why should I lie to you?” Dong Xuebing’s face turns green.

“Did I really call him Old Xie?”

“What do you think?”

“I seldom talk nonsense when I get drunk.” Dong Xuebing said. When Dong Xuebing drunk a lot, he will not speak nonsense, but he had never drunk so much before. From Sister Xie’s reaction, she should not be lying to him, and the hair on Dong Xuebing’s back stood up.

“Did I had offended Senior Xie again? What should I do? He must have a worse impression of me now.” Xie Huilan smiles. “My Grandfather did not say anything.”

“What do you mean?”

“He did not scold you and had a good time chatting with you. Both of you sang the National Anthem together. Hahaha… It’s been a long while since I heard my Grandfather laughing so loudly.” Xie Huilan shook her head. “I wonder what’s so funny? Hahaha…”

Dong Xuebing blinked and asked. “You are saying Senior Xie did not get angry?”

“How would I know what he is thinking?”

“Ah…” Dong Xuebing grabbed his hair as he slowly remembers bits of what happened last night. He slapped his forehead a few times to clear his mind. I called him Old Xie, and he still sang the National Anthem with me? This means he did not get angry. Oh… Senior Xie is magnanimous… Dong Xuebing’s impression of Senior Xie changed, but he was still nervous. He had embarrassed himself last night and wonders how he is going to face everyone.

About ten minutes later, Dong Xuebing and Xie Huilan went downstairs.

Along the corridor, they met Xie Jing, who is carrying a stack of Xuan paper. She looked at Dong Xuebing weirdly and greeted him. “… Brother Dong, you got up?”

“Ah… I just woke up. Are you busy?” Dong Xuebing asked.

Xie Jing nodded. “Grandfather is writing calligraphy, and I am bringing him the Xuan paper.”

Xie Jing had spent the night at the Mansion last night. She had wanted to leave last night, but the commotion in the study room was too loud. Dong Xuebing had criticized Senior Xie and even sang the National Anthem with Senior Xie. It was chaos, and no one can stop them. The commotion lasted until almost 11 pm, and it was too late for her to return home.

On the way downstairs, Dong Xuebing and Xie Huilan pass a few helpers.

All of them are looking at Dong Xuebing weirdly.

Why are all of you looking at me this way? Dong Xuebing blushed embarrassedly.

Dong Xuebing saw Senior Xie’s back when he reached the first floor, and his body shook. Xie Hao and Xie Ran stand beside the table, and Xie Jing places the Xuan Paper on the table. The brushes and ink on the table are arranged neatly, and Senior Xie grinded the inkstick himself. After that, he picks up a brush, closed his eyes for a few seconds, before he started writing a few words. His movements are flawless, and is very skilled in calligraphy.

Xie Huilan did not disturb Senior Xie and walks up to him quietly.

Dong Xuebing went forward embarrassedly and saw what Senior Xie wrote. “.”

Xie Hao noticed Dong Xuebing and started making eye signals with a smile.

Dong Xuebing returned with a stare. He knew this rascal will make fun of him!

“Grandfather… your tea.” Xie Ran’s attention remains on the words. “Every time I look at your words, I can feel the strength in the words.

Senior Xie laughed and shook his head. “Flattery!”

Xie Ran replied. “This is how I feel when I look at your writings. Can you give me these words? I will frame it up when I get back.”

Senior Xie nodded.

Xie Ran was overjoyed as he kept the piece of paper carefully.

Dong Xuebing felt Xie Ran must be pretending, and he could not see anything special about those words. At most, the words are considered pleasing to the eyes, and nothing else.

Xie Hao shouted. “Grandfather, I also want some words.”

“You?” Senior Xie looks at Xie Hao. “Hmph! You could not even pass the Junior High School’s Chinese exams. Can you even read what I write?”

“Ah… Just write something for me. Quick.”

Senior Xie is in a good mood today and agreed to Xie Hao’s request. He thought for a while and dipped his brush into the ink, before writing some words on the paper. But when Xie Hao went forward to get the piece of paper, his face changed. “.” These eight characters seemed to be mocking Xie Hao, and he kept the piece of paper unwillingly.

Xie Jing laughed and said. “Grandfather, you must be fair to all of us. I also want your writing.”

Senior Xie laughed. “What words do you want?”

“I am thick-skinned. I want the words “As beautiful as the flowers and moon.”” Xie Jing replied with a laugh.

Xie Hao immediately teases his Second sister, and Xie Ran also laughed at his younger Sister.

Senior Xie laughed and shook his head. He rested for a moment and picks up his brush again to write “As beautiful as the flowers and moon” on the paper in front of him. After he is done, he changed a new piece of Xuan Paper and wrote “stunningly beautiful” on it.

Xie Hao grumbled. “Grandfather, you are biased. Why did you give Second Sister two sets of writings?”

Senior Xie did not reply.

Xie Jing understood what Senior Xie is thinking. “This set of writings are not for me. Other than your Eldest Sister, who else can claim they are “stunningly beautiful?” Hehe… Grandfather, is this piece for my Elder Sister?” Senior Xie replied with a ‘Hmph!’. This is how he speaks to Xie Huilan.

Xie Jing knew she guessed it correctly and passed the “” words to Xie Huilan. “Sis, Grandfather, is biased. “stunningly beautiful” is so much better than “””

Xie Huilan smiled and said. “Thank you, Grandfather, for giving me these words.”

Everyone got a piece of Senior Xie’s writing except for Dong Xuebing.

Dong Xuebing thought for a while and felt this is the right moment for him to apologize. “Grandfather, I’m sorry for what happened yesterday… I got too drunk, and I…” Senior Xie heard what Dong Xuebing said and laughed.

Everyone knew Dong Xuebing had embarrassed himself last night and started giggling.

Senior Xie did not say anything and picks up his brush again. He dipped his brush into the ink and closed his eyes for almost three minutes. Suddenly, he opened his eyes and wrote four characters with powerful strokes.

!

Senior Xie is writing, ‘Have a clear conscience!’

When Senior Xie finished, he wrote his name on it. “… Xiao Dong, this is for you.”

Everyone there was stunned!

Senior Xie wrote his name on that piece of paper!

Xie Ran and Xie Jing exchanged looks, and even Xie Huilan narrowed her eyes. They could tell Senior Xie treats Xiao Dong much better than them. He signed off that piece of writing for Dong Xuebing. This had never happened before! Senior Xie really likes Dong Xuebing so much?!

Xuan paper

Chapter 326 – Xie Family’s approval!

‘Upright and Righteous’

‘Study hard every day.’

‘As beautiful as the flowers and moon.’

‘Stunningly beautiful.’

When Senior Xie wrote the words for Xie Ran, Xie Hao, and the rest, the time taken to think and prepare himself is much shorter than ‘Have a clear conscience.’ The strokes of the characters are much stronger and beautiful than the words he wrote before. Even Dong Xuebing, who does not know much about calligraphy, can tell this is Senior Xie’s masterpiece. ‘Have a clear conscience’ is what Dong Xuebing said last night when he was drunk. Senior Xie had remembered what he said and even write it down on paper for him!

Dong Xuebing felt flattered and quickly thank Senior Xie. “Thank you, Grandfather.”

Senior Xie joked. “Haha… are these words pleasing to your eyes?”

“Yes…” Dong Xuebing wiped the sweat off his forehead. “It’s beautiful. I will remember these four words in my heart and will have a clear conscience.”

Xie Hao moves forward. “Grandfather, I also want you to sign off my words.”

Senior Xie waved him away. “Go aside. Stop bothering me.”

“Hehe… you had signed off my Brother-in-law’s words and should do the same for me.” Xie Hao argued, but Senior Xie did not give in.

Senior Xie’s personal doctor was puzzled when he saw Senior Xie gave Dong Xuebing the piece of writings. He was around when Dong Xuebing visited the last time and clashed with Senior Xie. He does not understand why Senior Xie changed his attitude towards Dong Xuebing suddenly. But he knew Senior Xie knows what Xiao Dong had done in the past. For example, Xiao Dong fought a tiger off to save a child, defused a timebomb to save Xie Huilan, etc. Although Senior Xie did not mention any of these incidents, he knows everything.

After breakfast.

Dong Xuebing found a box to keep the piece of writing.

Xie Huilan walks over with a smile. “Hehe… Grandfather likes you now. What did you do to make him change his attitude?”

“Huh?” Dong Xuebing replied. “Senior Xie had also written for all of you.”

Xie Huilan shook her head. “How can it be the same? Didn’t you see he signed off his name on the writing?”

Dong Xuebing was puzzled.

“My Grandfather’s writings are not given out easily. He is a former Premier, and you should know the weight of this piece of writing. Furthermore, he signed off his name at the bottom. I had never seen my Grandfather signing off any of his writings in my life. Even my father and uncles don’t have this honor, let alone us.” Xie Huilan laughed. “I will not comment on how good my Grandfather’s calligraphy is, but this piece of writing is very important. It might be a talisman to save your life in the future.”

Dong Xuebing blinked. “Talisman…”

Xie Huilan laughed. “I don’t know why my Grandfather gives you these words, but I can tell he likes you.”

Dong Xuebing’s hand shook and suddenly felt the paper is heavier.

“Have a clear conscience…” Xie Huilan laughed and nodded. “This is your style.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly. “I am not worthy enough, and I said it because I was drunk last night. How many people in this world can have a clear conscience? I felt I owe you too much.”

Xie Huilan gave Dong Xuebing a glance and said. “Pack your things and get ready to leave. We have to inform Grandfather that we are leaving.”

“Ok.”

Mansion’s backyard.

Senior Xie and Xie Ran are playing chess, and Xie Jing and Xie Hao are sitting beside as spectators.

“Brother, you made the wrong move. You should move that piece over there… Ah… why did you move that piece? What are you thinking? No… No… you should move the elephant!” Xie Hao shouted.

Xie Jing laughed and scolded Xie Hao. “A true gentleman should keep quiet when watching chess.”

Xie Ran laughed. “If I listen to you, I will lose faster.”

Xie Huilan held Dong Xuebing’s hand as they walk over. “Grandfather, we are going back. I still have some unfinished work in the County. We will visit you again.”

Senior Xie turns to Xie Huilan. “You still want to come back?! Hmph! Can’t you give me some peace?”

Xie Ran and Xie Jing knew their Grandfather did not mean what he said. When Xie Huilan was almost blown up by the timebomb in Yan Tai County, their Grandfather was furious. He almost fires the whole Fengzhou City’s Party committee. Their Grandfather did not sleep well for a few days after that incident and even shouted Xie Huilan’s name in his sleep. Everyone in the Xie family knew about this.

After bidding goodbyes to Senior Xie, Dong Xuebing and Xie Huilan got ready to leave.

“Wait a minute.” Senior Xie stopped them suddenly and said something to his helper.

The helper immediately returns to the mansion to take something.

Dong Xuebing and Xie Huilan do not understand why Senior Xie stopped them, and Xie Hao, Xie Ran, and Xie Jing looks at them curiously.

The helper returned from the Mansion with a roll of paper. It should be calligraphy and was framed up. Senior Xie waved his hand, indicating the helper to show Dong Xuebing and Xie Huilan.

‘A Match Made in Heaven’

These are the four words written on it!

Senior Xie stroked his beard. “This is for you two. Bring it with you.”

Dong Xuebing was stunned.

Xie Ran and Xie Jing look at each other in shock. Although Dong Xuebing is Xie Huilan’s boyfriend, he had not gotten the approval from any of the Xie Family. But with this calligraphy, everything changed. ‘A Match Made in Heaven’ signifies Senior Xie had given Dong Xuebing the approval and is ready to accept him as his Grandson-in-law!

Senior Xie is the head of the family, and he represents the whole family!

In other words, this is considered an engagement!

Xie Ran smiles and said. “Congratulations.”

Xie Hao also started cheering.

Dong Xuebing regained his senses and quickly thanked Senior Xie.

Xie Huilan laughed and held the writing. “Thank You, Grandfather. Did you prepare this before I come? Haha… Why did you keep it until now?”

Senior Xie gave Xie Huilan an angry stare. “Pack your things and quickly leave. I can finally get some peace.”

“Haha… I might return anytime to visit you.” Xie Huilan laughed. “Let’s go.”

With Senior Xie giving Dong Xuebing and Xie Huilan these four characters, Xie Jing’s attitude towards Dong Xuebing also changed. “Sis, Brother-in-law, take care.” She addresses Dong Xuebing as Brother-in-law now.

Xie Ran shouted. “Brother-in-law, you must teach me some moves the next time we meet. Oh… my classmates want your autograph. Sign some autographs for me before you go!”

Chapter 327 – Old Subordinate

Before noon.

After leaving Senior Xie’s Mansion, Dong Xuebing and Xie Huilan went on separate ways. They had both drove over, and Xie Huilan returned to Yan Tai County, while Dong Xuebing returned home to pack his luggage. He will return at night or tomorrow morning. He went straight to a framing shop and used 10,000 RMB to get Senior Xie’s words framed up within ten minutes.

North Heping Road.

Dong Xuebing stretched as he opened the door of his apartment. This trip to Senior Xie’s Mansion is fruitful.

Dong Xuebing hums the National Anthem as he sat on the sofa.

Suddenly, the bedroom door open!

“Brother!”

“Xiao Bing, you are back?”

Dong Xuebing got shocked as he looks towards the bedroom. “Ahh… are you two trying to scare me to death? Why are you still here?” It was Yu Meixia and Yu Qianqian. “Didn’t you return to Yan Tai County last night?”

Yu Meixia replied embarrassedly. “The bus broke down on the way and couldn’t be repaired. The driver told us to wait for the next bus, but it was too crowded and getting late. So… we came back…”

Dong Xuebing asked. “Where did you get the keys from?”

“… Qianqian has the keys.” Yu Meixia replied.

Qianqian blushed and softly replied. “When I come to Beijing, I was afraid both of you are not around. So, I secretly took Aunty Luan’s keys along.”

Dong Xuebing nodded. “You two are…”

Yu Meixia lowered her head. “Sorry…”

Dong Xuebing replied. “It’s not that I want to criticize you two. You all should get the driver to make an arrangement when the bus broke down. You all can return to the bus terminal to get another bus or give me a call. I might be busy, but I will still help you. You two are so pretty and are not familiar with Beijing. What if something happens to you all? Next time, inform me before you all do such things!”

Qianqian’s eyes turn red.

Dong Xuebing softened his tone and said. “Err… stop crying. I am not scolding you two. I am just worried about your safety.”

Yu Meixia looks at Dong Xuebing. “Err… are we going back today?”

“Yes. Let me take a rest, and I will drive back in the afternoon.”

“Should I get you a cup of tea?”

“Ok. I’m thirsty. Thank you.”

Seeing Qianqian feeling down, Dong Xuebing quickly comforted her and told her some jokes to cheer her up. When Sister Yu returns with the tea, Dong Xuebing secretly caressed her hands as he took the cup from her, making her blush.

As they were chatting, the doorbell rang.

Dong Xuebing wondered who it was as he walks over to open the door.

A man in his early thirties, small eyes, and sharp nose was standing outside. He is wearing a black suit with a briefcase under his arm. At first glance, Dong Xuebing could not recognize him. But after looking at him for a few seconds, Dong Xuebing laughed. “I thought who it is… Panwei!” Guo Panwei, Dong Xuebing’s former subordinate from State Security Western District Branch, General Affairs Office.

Guo Panwei replied politely. “Chief Dong, am I disturbing you?”

Dong Xuebing is happy to see his old subordinate. “No… come in… Sister Yu, brew tea.”

“No… let me do it. I will brew it myself.” Guo Panwei was still the same as before.

Dong Xuebing laughed. “Come in and have a seat. I am not your leader anymore. You don’t have to be so polite.” Guo Panwei immediately replied. “Chief Dong, if you had not recommended me to Chief Yan, I will not get the opportunity to take over the position of General Affairs Office’s Deputy Chief. I owe you a lot, and even if you are no longer with State Security, you will still be my leader.”

Dong Xuebing laughed and points at Guo Panwei. “You… your flattery skills are still so good.”

Guo Panwei quickly replies. “It’s from the bottom of my heart…”

“Haha… oh, how did you know I returned?”

“I visited my father at Si Ji Qing Qiao area and saw you driving a Mercedes Benz at a junction. I thought I saw wrongly…” Guo Panwei placed a bag of fruits on the table. “So, I bought some gifts for your place to visit you.” Dong Xuebing patted Guo Panwei’s shoulder. “Thank you. Have some tea.”

Guo Panwei greeted Yu Meixia and Yu Qianqian politely and sat on the sofa.

After chatting for a while, Dong Xuebing found out after he left, Guo Panwei had a hard time at work. Actually, Dong Xuebing could also guess it. If Guo Panwei is doing well, he will not have time to visit him so urgently. After Guo Panwei was promoted to take over Deputy Chief, General Affairs Office’s Chief, Li Qing, was promoted. Someone from the Political Section took over him. He took back all the authority of the General Affairs Office, and Guo Panwei could not do anything. With Guo Panwei’s years of service and experiences, he should have been promoted to Deputy Section Chief a long time ago.

Guo Panwei complained to Dong Xuebing about his disappointment.

The new General Affairs Office Chief is not young, but he still has lots more years before he retires. Most likely, he will be staying in the General Affairs Office until his retirement, and he is blocking Guo Panwei’s career path.

Dong Xuebing sighed. “It’s not easy everywhere…”

“Sigh…” Guo Panwei also sighed.

“How is Sun Zhuang and Tan Limei?”

Dong Xuebing seldom contact his former colleagues after he was transferred to the grassroots.

Guo Panwei replied. “Xiao Sun was transferred to the Political Section, and Xiao Tan is still in General Affairs Office. Nothing had changed. Compared to you, we are far behind.”

Dong Xuebing laughed. “Let’s gather our former colleagues when we have the time for dinner. I will treat.”

“Chief Dong… Oh, I should address you as Bureau Chief Dong.” Guo Panwei said. “Are you still with the County Public Security Bureau?”

“No…” Dong Xuebing replied. “After Lunar New Year, I will be transferred to the Investment Promotion Bureau.”

Guo Panwei had not heard about Dong Xuebing after the latter was transferred. “As the department head?”

Dong Xuebing nodded. “The transfer order had just been issued.”

“Ah… congratulations.”

Guo Panwei was impressed. When Dong Xuebing was still in General Affairs Office, he was promoted twice. He was transferred to the grassroots level for less than a year, and he will be promoted again. It’s hard for a Deputy Section Chief to get promoted to Section Chief. His promotions are too fast!

Immediately, Guo Panwei starts to think. At first, he had wanted to ask Dong Xuebing for help, as Dong Xuebing is very close to Deputy Bureau Chief Xu Yan and other leaders. He wants to get promoted through Dong Xuebing’s help. Still, after hearing Dong Xuebing is getting promoted to the head of the County’s Investment Promotion Agency, he starts to have other plans.

Noon.

Dong Xuebing looks at his watch. “It’s lunchtime. Are you all hungry?”

Qianqian rubbed her tummy and nodded. Yu Meixia and Guo Panwei still have not eaten breakfast.

Dong Xuebing said. “Alright. I will call the restaurant to deliver some dishes over. Panwei, it’s been a while since we met. Let’s have some drinks together.”

Guo Panwei could tell Dong Xuebing’s apartment does not have alcohol and said. “I will go and buy a few bottles of alcohol.”

Dong Xuebing nodded. “Ok. There are a cigarette and alcohol shop 50 meters towards the west. Oh, help me get two packets of cigarettes. Yu Xi brand will do.”

“Sure.” Guo Panwei is feeling better as Dong Xuebing did not treat him as an outsider.

About half an hour later, the restaurant delivered the food.

Dong Xuebing passed his wallet to Sister Yu, but Guo Panwei insisted on paying.

During lunch, Guo Panwei raised his glass to give Dong Xuebing a toast. “Old Leader, I wish you a successful career.”

“Thank you.” Dong Xuebing thanked him and bottoms up.

After that, Guo Panwei also gave a toast to Yu Meixia and Yu Qianqian. Guo Panwei dared not look down on the people around the leader and did not belittle Dong Xuebing’s helper and Yu Qianqian, despite her age.

Dong Xuebing noticed that and nodded with approval in his heart.

Dong Xuebing and Guo Panwei drank a lot during lunch.

Guo Panwei felt the time is right to bring up his request. “Old Leader, after you left, we felt lost. To be honest, I wish I can follow you and work under you when you were transferred. I don’t mind getting promoted as long as I get to work under a good leader. No one else in the city takes care of subordinates like you…”

Yu Qianqian heard it and started giggling.

Yu Meixia quickly pulled her daughter aside to stop her from laughing.

Dong Xuebing got the hint and looks at Guo Panwei. “Are you thinking of going to the grassroots level? I need to make it clear to you. The work is tough at the grassroot level, and it is very different from here.”

Guo Panwei straightens his back. “As long as I can work under you, I can take any hardships.”

Dong Xuebing thought for a while and nodded. “Alright. I will see what I can do after I return.”

Guo Panwei was overjoyed and quickly offered a few more rounds of toast with Dong Xuebing.

Chapter 328 – Why is there one more person under the blanket?

Afternoon. Dong Xuebing’s apartment.

Dong Xuebing and Guo Panwei drank glasses after glasses of alcohol while chatting. Dong Xuebing also told Guo Panwei about his feats after he was transferred to Yan Tai County. He spoke about how he rescued the hostages from the school, save the trapped passengers from a landslide, etc. Guo Panwei was shocked and impressed with him.

“Panwei, drink!”

“Old Leader, let me give you a toast.”

“Alright! Bottoms up! Sister Yu, you should drink too.”

“I… I never had drunk Baijiu. I’m afraid…”

“Let me pour a glass for you.” Guo Panwei poured a glass of alcohol for Yu Meixia.

Yu Meixia had no choice. “Alright…”

One glass…

Two glasses…

Three glasses…

Qianqian had finished lunch and went to the bedroom to nap, leaving Yu Meixia to accompany them.

After the three of them finished the bottle of Wuliangye, Dong Xuebing felt he had enough. Yu Meixia could not hold her liquor well and could not even sit up right. Guo Panwei stopped toasting them and left after chatting a while.

Only Yu Meixia and Dong Xuebing remained in the living room.

“Xiao Bing, I… I will pour a glass of tea for you.” Yu Meixia turns to grab the hot water flask.

Dong Xuebing sat there. “Don’t… you are drunk too… and might get scalded.” He could not speak properly. “Come… sit over and accompany… accompany me for a while.”

Yu Meixia stumbles over to the sofa and nearly fell.

Dong Xuebing laughed and helped her up. “You only had one glass, and you are drunk…”

Yu Meixia is in a daze and leaned against Dong Xuebing’s chest.

One will lose senses when drunk. Dong Xuebing looks at Sister Yu’s face and legs. He placed his hand on her thighs to stroke it, and his other hand went under her sweater. Although they had done it numerous times in the past two days, it’s never enough for Dong Xuebing.

Yu Meixia pushed Dong Xuebing lightly. “Xiao Bing, don’t…”

Dong Xuebing ignored her pleas and start to undress her pants, exposing her long johns underneath.

During winter, they had to wear many layers of clothes, and it is not easy to get undress.

After working hard for about five to six minutes, Dong Xuebing finally got Yu Meixia naked.

“No… Xiao Bing… let’s do it… at night… it’s too bright now.”

Dong Xuebing doesn’t care and said. “Sister Yu, dance that dance… for me…” He burps and continued. “That time you had dance once in Hua Mei Estate… That… classical dance… oh, I remember you have the music on your phone. Quick… I want to see you dance.”

Yu Meixia tried to cover her naked body with her hands. “I… I am not wearing anything.”

“You can dance like that.” Dong Xuebing wants to see Yu Meixia dance without wearing anything. “Ok? Dance!”

Even when Yu Meixia is drunk, she is still very conservative. She hesitated and did not say anything. Dong Xuebing really wants to see her dance. “Hurry up. Dance… your figure is so good, and your dance should be nicer without wearing anything.”

A few minutes later.

Yu Meixia gave in, and took out her Nokia N8 and played the melody.

The music started.

Yu Meixia stood in front of the TV with her hands covering her body awkwardly.

Dong Xuebing leans back on the sofa to admire her.

Yu Meixia started dancing and was very stiff at the beginning. She dares not extend her arms and legs and tried covering her body at certain parts of the dance. But under the influence of alcohol, she slowly forgot about her shyness and started dancing normally.

Beautiful!

After the music ended, Yu Meixia quickly returns to the sofa.

Dong Xuebing kissed Yu Meixia. “You are so beautiful. Hmmm…. Let’s try something new today.”

“… Huh? What do you mean?” Yu Meixia bit her lips.

Dong Xuebing kissed Yu Meixia again and licked her lips. “Use your mouth today, ok?”

Yu Meixia panicked and shook her head shyly. “No…”

“What’s wrong? Quick.” Under the influence of alcohol, Dong Xuebing got bolder. “If you say no again, I will spank you.” Dong Xuebing said and grabbed Yu Meixia’s ass.

Yu Meixia’s body stiffens up. “Don’t…”

In the past, Qu Yunxuan had been taking care of Dong Xuebing for a few years, like an elder sister. Even after they slept together, Dong Xuebing also don’t dare to make her do something she doesn’t like. But towards Sister Yu, Dong Xuebing is different. Her character is soft and is older than Dong Xuebing by almost ten years. So, Dong Xuebing has no qualms about bullying her.

“Hurry up.”

“No… I… I don’t know.”

Dong Xuebing puts on an angry expression and slapped Yu Meixia’s ass. “You want me to beat you?”

Yu Meixia blushed and gave in. She bit her lips and stood up from the sofa. After Dong Xuebing got undressed, she kneeled on the floor slowly and lowered her head.

One hour…

Two hours…

Three hours…

The skies got dark, and it should be night time.

Dong Xuebing woke up in the bedroom and looks at the wall clock.

6.05pm.

After taking a nap, Dong Xuebing sobered up. He knocked his head as he tried to recall what happened after lunch. What happened? Why did I get drunk again? Dong Xuebing sighed and felt lucky he had gotten drunk in his Beijing apartment. He would embarrass himself if he got drunk while drinking with the leaders.

Yu Meixia was still sleeping soundly in Dong Xuebing’s arms.

As Dong Xuebing recalled what happened in the afternoon, he smiles to himself. It seems that he had made love with Sister Yu on the sofa, dining table, and then the bedroom over an hour in the afternoon. He could feel his waist aching. Sigh… I must have over-exhausted myself these two days.

“Sister Yu… Sister Yu…”

“Huh?” Yu Meixia woke up.

Dong Xuebing pushed her lightly. “Wake up. It’s time for dinner.”

Yu Meixia opens her eyes and looks at Dong Xuebing, before closing her eyes to return to sleep. Suddenly, she remembered something and blushed. She shut her eyes close and wiped her lips with her hand. She recalled what she did earlier in the afternoon and was shy to face Dong Xuebing.

Dong Xuebing saw her actions and gave her a kiss on her lips.

Yu Meixia quickly covers her mouth. “No… it’s dirty…”

“It’s not dirty.” Dong Xuebing replied gently. “Your lips are sweet.”

Yu Meixia’s face turns red and hugged Dong Xuebing’s waist.

Dong Xuebing laughed. “What’s wrong?”

“… nothing.” Yu Meixia lowered her head.

“Why are you hugging me so tight? This is the first time you hugged me.”

Yu Meixia quickly loosened her arms and tried to pull back. But Dong Xuebing grabbed her and continued to question her.

Yu Meixia could only answer Dong Xuebing’s questions. “I feel blessed.”

“Blessed?”

“My ex-husband had never treated Qianqian and me so well… he is not even one-tenth compared to you.” Sister Yu’s eyes turn red. “During our most difficult times, you lent us money and gave us shelter. You even helped us change our Hukou and let Qianqian go to school. After that, when my face… you put aside your work and accompany me to Korea for the operation… I… I am really…”

Dong Xuebing asked. “Really, what?”

Yu Meixia did not reply.

Dong Xuebing hugged Yu Meixia and kissed her forehead.

“Oh…” Yu Meixia tried to change the topic. “Where is Qianqian?”

“I don’t know. I did not see her.” Dong Xuebing replied and was stunned. “That’s right. Where is Qianqian?”

When one got drunk, they will lose their senses. Dong Xuebing and Yu Meixia had drunk a lot in the afternoon and had forgotten that Qianqian is still in the house.

Suddenly, Dong Xuebing noticed a bulge under the blanket behind Yu Meixia.

Yu Meixia followed Dong Xuebing’s glaze and turns to flip open the blanket.

There is someone under the blanket!

Yu Qianqian!

Yu Meixia gasped, and her face turns white. “Qianqian! You! Why are you here?” She immediately remembers that Qianqian took a nap in the bedroom when they were drinking with Guo Panwei. Yu Meixia almost buried her head in the ground. “You… did you hear everything?”

Yu Qianqian blushed and quickly reply. “I… I did not hear anything.”

Dong Xuebing slapped his forehead. This little girl should have overheard everything and might even saw everything!

Yu Meixia panics and explained. “Qianqian… Your Uncle and I… It’s not what you are thinking!” Yu Meixia and Dong Xuebing are both naked and whatever she said is not convincing.

Dong Xuebing also blushed. He had made love with Yu Qianqian’s mother in front of her… He can understand why Yu Qianqian is hiding under the blanket. She must be shocked by her mother doing something so shameless in front of her.

Damn!

Dong Xuebing said. “Qianqian… err… Your mother and I… We…”

Yu Qianqian was more nervous than Dong Xuebing and Yu Meixia. “I… I was sleeping the whole time… I did not see anything…”

Yu Meixia could not take it anymore and covered her face with the blanket.

“Mum…” Qianqian pushed the blanket lightly. “I… really did not see anything.”

The more Yu Qianqian explains, the more embarrassed Yu Meixia is. She hid under the blanket and refused to come out.

“Mum…” Yu Meixia called out.

Dong Xuebing interrupted her. “Qianqian… can… can you leave the room for a while?”

Yu Qianqian dares not to look at Dong Xuebing and climbs out from the blanket and ran out of the room.

Dong Xuebing opens the blanket and said helplessly. “It’s all my fault. Sigh… I should not have drunk so much alcohol earlier. Sorry.”

“No… It’s my fault. I… I… how should I explain to Qianqian?”

“Err… Maybe Qianqian was really asleep and did not see anything?”

“… impossible.”

Dong Xuebing is also in a dilemma. “Since she saw us, then let’s just tell her everything. Even if we don’t say a word, she also knows what is going on.”

Yu Meixia asked anxiously. “Xiao Bing, what should I do?”

“How about we go back to Yan Tai County first?”

“… ok.”

“Then, let’s get dressed up.”

That night, Dong Xuebing drove the mother and daughter back to the County.

Along the way, Yu Meixia’s head was lowered and dares not to look at her daughter. Yu Qianqian was also very quiet, making the car ride more awkward.

Dong Xuebing made some jokes, it was not helping. He gritted his teeth and asked. “Err… Qianqian… are you unhappy with me being together with your mum?”

Qianqian shook her head. “No!”

“Really?”

“Yes!”

Dong Xuebing continued. “Alright. Sister Yu, your daughter, had said so, and you should stop being so shy.”

Yu Qianqian pulled her mother’s hand. “Mum, stop ignoring me.

Yu Meixia finally looked at her daughter and nodded. “Don’t… don’t tell anyone about your Uncle and me, ok?”

“I know.” Qianqian nodded. “I will not tell anyone.”

Dong Xuebing laughed. “You are a good girl. I will buy a tablet for you. Which one do you like? Hmm… iPad 2… it is the most popular tablet now.”

Yu Qianqian replied. “It’s too expensive.”

“I will buy you anything as long as you like it.”

This time, Yu Meixia did not stop Dong Xuebing.

Yu Qianqian cheered excitedly. “Thank you, Uncle!”

Chapter 329 – New Changes to BACK!

The next day, Dong Xuebing returned to the Bureau to start work.

Dong Xuebing can hear the firecrackers from outside of his windows. The Lunar New Year is in another two days, and he will be leaving the Public Security Bureau. He will be getting into his new role after Lunar New Year, and he is getting some jitters. He had never worked in the Investment Promotion Agency and does not even understand what the role is. So, he got someone to bring some data and information about the Investment Promotion Agency to read.

The morning is over.

After lunch, Dong Xuebing’s phone rang the moment he entered his office.

Dong Xuebing looks at the caller display, and it was from the County Government Office. “Hello, Chief Dong? I’m Yao Yi.”

Yao Yi is the County Government Office Director. Dong Xuebing immediately answers. “Director Yao.”

“You will be starting work in the Investment Promotion Agency after the New Year, and I had asked my men to prepare your apartment in the County Party Committee Quarter, and you can move in anytime. Oh, if you want, you can continue to stay in the County Public Security Bureau Quarters. It’s up to you.” Yao Yi is speaking politely, as Dong Xuebing is on the same level as him now.

Dong Xuebing quickly thanks Yao Yi. “Thank you, Director Yao.”

“It’s fine… so, what’s your decision?”

“No problem. When do you think I should move to? I still have not taken over the role. Will it be too early for me to move in?”

“Hahaha… you will be appointed sooner or later. Alright. I will get someone to pass you the keys, and you can move in whenever you like.”

Dong Xuebing replied. “No… I will go over to collect the keys from you.”

Dong Xuebing is pleased to move into the County Party Committee Quarters as it symbolizes power and authority. He immediately drives over to the County Government to collect the keys. Dong Xuebing thought for a while and decided not to move into the new apartment first. He is still not officially the Head of the Investment Promotion Agency, and people might gossip if he moves in now. He must do his best in the Public Security Bureau in his last few days to prevent others from talking about him behind his back.

In the past, Dong Xuebing would not have considered too much and would rush to move in. Dong Xuebing felt he is more matured now.

Back in the Public Security Bureau, Dong Xuebing continues to read up about the Investment Promotion Agency.

After reading the information, Dong Xuebing revised his English.

Everywhere in China is talking about attracting foreign investment. Even the County Committee Party is anxious when the Japanese investment team comes to Yan Tai County. This shows how important investments are to the County. Dong Xuebing’s trip to Korea made him realize that not knowing a foreign language is very inconvenient. In the future, he might face investors from all over the world, and he needs to pick up his English skills again. Dong Xuebing had learned English in High School and University, but he had not used it for more than a year. He just needs to read the dictionary and can recall everything.

……

Dong Xuebing picks up an English-Chinese dictionary and starts flipping and reading the words aloud.

“Bad”

“Bag”

“Back”

……

There was a flash!

The dictionary returned to two pages before, and time had returned to one minute ago.

Dong Xuebing was stunned and then slapped his forehead hard. Damn! Why did I read BACK? If I use it in a sentence, it will still be fine. But if I only say this word, it will be a command, and time will return. I had wasted one minute for nothing!

Dong Xuebing continues to read the dictionary.

One hour… two hours… three hours…

Dong Xuebing is someone with perseverance. Once he decided on something, he will do his best. To fulfill his role with the Investment Promotion Agency in the future, Dong Xuebing is pushing himself hard. He spent the whole afternoon practicing his English by reading the thick dictionary. Of course, he did not read every single word. He only chose the commonly used words to read.

“Mr.”

“Men.”

“Menu.”

“M…”

Suddenly, Dong Xuebing felt something triggered in his mind, and a screen appeared in his eyes!

It was so sudden that Dong Xuebing got a shock. F**k! What is going on?! Why is there a screen in my eye? He immediately rubbed his eyes, but the things he saw is from his brain and not in front of him!

It is not his eyes playing tricks on him!

Something had happened to him!

Dong Xuebing suppressed his fears and closed his eyes to see what that thing is.

After closing his eyes, Dong Xuebing should not see anything, and it should be in darkness. But in front of him is a clock. It’s a round virtual clock with some markings, and a second hand is moving slowly. It looks like those virtual clock widgets on mobile phones. The time on the clock is exactly the same as the real world, and there are some numbers above the clock. The numbers are not the time and seem to be unrelated to the clock.

A meter? Numbers?

What do these numbers mean?

Dong Xuebing knew what he is seeing must be related to his power, BACK, as this is too weird.

But before Dong Xuebing can continue to examine the clock, the clock and numbers disappeared.

Huh? What is going on? Where is the clock?

Dong Xuebing felt he is going crazy, but he suddenly recalls if the clock acts like his power, BACK. The clock should not have appeared for no reason, and it must be him saying the command unintentionally. What word had triggered the clock? That’s right. It must be the words he was reading earlier.

“Mr.?” Nothing happens.

“Men?” Nothing happens again.

“Menu?” The clock and numbers appeared again!

Menu? This is the word that triggers the clock! The meaning of Menu is a list of items to choose from!

Dong Xuebing got excited to know that reversing the time is not his only power. He might still have undiscovered powers.

Chapter 330 – Stop?!

Evenings.

Dong Xuebing carried the English-Chinese dictionary back to his apartment in the Bureau Family Quarters. He quickly prepares a simple dinner and starts experimenting with his new power.

MENU!

A clock and a few numbers appeared.

MENU!

The clock and numbers disappeared.

After trying a few times, Dong Xuebing thinks he knew what the numbers meant, and decided to try it out. He called out the MENU first, followed back ‘BACK one second.” The MENU flashed and Dong Xuebing can confirmed time had returned to one second ago. He looks at the numbers above the clock and found the last number had changed!

The last digit had changed from 4 to 3!

Dong Xuebing immediately knows the numbers represent his remaining BACK’s time!

That means Dong Xuebing’s remaining time is… 3 minutes and 43 seconds. It’s almost about the same as Dong Xuebing’s rough estimation.

Dong Xuebing laughed. This MENU will help him greatly. He had used BACK several times by seconds, and it is hard to keep track of his remaining time. He couldn’t record the number of seconds on paper as most of the time, when he uses his powers are in an emergency. With MENU, it will be more convenient.

This power is good.

No. I must confirm this again to make sure I am right.

Dong Xuebing waited until 12 midnight. When the seconds hand on the clock passes at 12 am, he immediately called out MENU and saw the numbers had changed. 3 minutes and 43 seconds had become 4 minutes and 43 seconds. At 12 midnight every day, Dong Xuebing will get one minute of power, and the numbers represent the remaining time! After confirming this, Dong Xuebing starts to think if other commands are not discovered by him. What other commands are there other than BACK and MENU?

Turning back, the time has always been Dong Xuebing’s trump card. Since Dong Xuebing knows that he might still have other powers, he will not miss the opportunity.

But how is Dong Xuebing going to discover other commands?

Dong Xuebing comes up with the dumbest solution. Reading all the words in the dictionary one by one!

I don’t believe I cannot discover other commands after reading the whole dictionary!

Dong Xuebing got more excited despite it is midnight. He did not intend to sleep and start reading the dictionary loudly. About an hour later, Dong Xuebing felt his eyes watering and is getting giddy. This stupid method is not going to work. There are a few hundred thousand words in the dictionary, and he doesn’t know how to pronounce many of the words inside.

No. If I continue to read the dictionary like this, it will take more than two months.

What should I do? Is there a simpler solution?

After a while, Dong Xuebing comes up with another idea. Since it’s the command to activate his power, then he can ignore those profound words. All he needs to do is to find the words that sound like commands.

That’s right. Let’s do this!

“ON.”

“OFF.”

“LEFT.”

Dong Xuebing finally cannot take it at around 4 am and fell asleep.

Morning. The alarm rang, and Dong Xuebing got off his bed to wash up. After washing up, he immediately picks up his dictionary to continue.

As Dong Xuebing read the words, he swore he will never revise English again in his life. After reading the words from the dictionary last night, he got sick and tired of English words. But he had no choice now and needs to find out other commands for his future.

As Dong Xuebing was busy reading the dictionary, his phone rang.

Ring… ring… it was Hu Silian calling.

Dong Xuebing put aside the dictionary and answered. “Hello, Sister Hu.”

Hu Silian laughed. “Mayor Xie asked me to inform you to drop by her office today when you are free.”

“Ok. Thanks for informing.”

“Oh, after you take over the Investment Promotion Agency, you can bring one person with you. This person can be put under the Investment Promotion Agency Office’s headcount, as the Deputy Chief. Still, he will be your secretary to assist you. I think Mayor Xie is asking you to bring someone with you, after all, the Investment Promotion Agency is formerly Party Secretary Xiang’s…… understand? But it’s fine if you don’t have anyone in mind. I can help you get someone suitable from the County Government.”

I can also get a secretary?!

Dong Xuebing had never considered this before. “Err… Sister Hu, I have not decided about the secretary. Still, I wish to transfer a former subordinate to our Investment Promotion Agency. Do you think it is possible? His name is Guo Panwei, and he is currently working with Beijing State Security.”

“It’s quite far from us. Are you familiar with the leaders there?”

“Yes. If we can accept him, I will call the State Security to get them to release him.”

“Then it shouldn’t be a problem. I… I will inform Mayor Xie for you.”

“Thanks a lot.”

“Haha… don’t mention it.”

Hu Silian is not at work and is more comfortable speaking to Dong Xuebing at home. It’s been a while since they met, and she is curious about what Dong Xuebing did in Korea. She laughed and asked. “Chief Dong, did you just wake up? Your voice sounds hoarse. Did you catch a cold?”

Dong Xuebing sighed. “I am practicing English.”

“Ah?”

“I had been reading English words the whole day, and it is giving me a headache.”

“Haha…”

Dong Xuebing flipped, opened his dictionary, and grumbled. “Why are there so many English words in the dictionary? I spent the whole night reading, and I didn’t even finish one quarter.” Dong Xuebing said and points at some random words. “Song, Sorry, Stop… I think I still need a few days more before I can finish it.”

… suddenly, the surrounding air froze, and Dong Xuebing can feel the air pressure increasing several times!

Dong Xuebing frowned. “Sister Hu? Sister Hu? Did the line cut off?” No one answered him.

Dong Xuebing did not realize what happened, but one second later, he noticed something is wrong. The phone in his hand seems to have frozen in mid-air, and he couldn’t move it. He was shocked and stood up immediately.

Everything around Dong Xuebing made him speechless!

The English-Chinese dictionary and Dong Xuebing’s iPhone is floating in mid-air. The clock on the wall had stopped, and even the gas stove’s flames under the kettle stopped moving. It’s like a photograph where everything is fixed in its position.

How is this possible?!

Damn! What is going on?!

Dong Xuebing started to panic and ran to the window to look downstairs.

Around seven or eight sparrows sitting on a telephone pole, had their wings spread and looks like they were about to take off. Qin Yong, who was on his way to work, had his left leg raised, and had a smile on his face. A young man, riding a motorcycle, had stopped beside Qin Yong, and the pedestrians and traffic on the streets were frozen in place. Everything in the world had stopped!

The only person that can move about is Dong Xuebing!

“God!” Dong Xuebing was stunned and was trying to make sense of what is going on. It is dead silent, and Dong Xuebing can hear his own heartbeats. The whole world seems to be frozen like a picture, except for Dong Xuebing!

Dong Xuebing’s face turns pale, and realized it might have something to do with his powers. He immediately shouts, “MENU!”

4 minutes 11 seconds!

Dong Xuebing remembered cleared he had 4 minutes and 43 seconds last night, and his time decreased!

4 minutes 10 seconds… 4 minutes 9 seconds… 4 minutes 8 seconds… Dong Xuebing looked at his remaining time and knew he had stopped time. The time stop will use up his remaining time, and every second he stopped the time, his remaining time will decrease. This is the only explanation!

WTF!!

But… how does Dong Xuebing resume the time?

Dong Xuebing suddenly remembers something. When he was speaking to Hu Silian over the phone, he had said some English words. That’s right. But what did he said? After looking at the strange phenomenon around him, he had forgotten what he said earlier. He quickly walks over to grab the diction, but he cannot move it!

It is the same for Dong Xuebing’s phone! He could not lift it up!

Maybe, everything in the world is fixed in place now!

Dong Xuebing refused to accept it. He used more strength to grab the dictionary and managed to pull it closer to him. The dictionary is very heavy and felt like a dumbbell. He lets go of the dictionary, and the dictionary remains in mid-air without dropping onto the floor. This is like Harry Potter’s spell book floating in the air.

Dong Xuebing had not time to be amazed and quickly looks at the words in the dictionary.

Yes! Dong Xuebing remembers what he had read!

It’s STOP! He had said STOP earlier, and it is the command!

Dong Xuebing took a deep breath and shouted. “STOP!”

…… the air pressure returns to normal!

Pa… pa… the dictionary and phone fell to the ground, and the kettle in the kitchen is boiling. The clock on the wall started moving again, and Dong Xuebing saw Qin Yong continued with his way out of the quarters. The sparrows also flew off from the telephone pole!

Time had resumed!

STOP is the command to stop time!

“Hello? Chief Dong? Chief Dong?” Hu Silian said over the phone.

Dong Xuebing quickly picks up the phone. “Hello, Sister Hu? It’s me.”

“What happened? Is the signal bad? Hahaha…” Hu Silian continued, where they stopped. “I should also learn from you. I had not to use English for some years, and I should start revising.”

Dong Xuebing looked around him and asked. “Err… did anything happen earlier?”

“Earlier? What happened?”

Hu Silian did not notice anything strange, and that means only Dong Xuebing knows about this. “Huh? Nothing… the line seems to have lost connection for a second.”

“Alright. It’s time for me to go to work. Bye.”

After hanging up, Dong Xuebing sat on the sofa covered in sweat. He was still shocked by what happened.

Is this also my power?

BACK will return to the past, and STOP will stop time?

Dong Xuebing lit a cigarette. He is both surprised and happy at the same time as it is a good thing to have one more trump card. After calming himself, he quickly accepted the fact that he has a new power. He can accept that he can turn back time, and stopping time is not surprising to him. Dong Xuebing had only discovered BACK in the past and thought turning back time is his power. But now, he realized his power should be controlling time.

Time control?!

Dong Xuebing immediately got excited.

After what happened earlier, both BACK and STOP will use the same remaining time Dong Xuebing accumulated from the one minute he gets every day. Also, STOP is not like BACK, where each command is one minute. STOP is like MENU, and saying the command once will trigger it, and saying it again will stop it.

Dong Xuebing experiments with STOP a few more times.

STOP… STOP… in the end, Dong Xuebing thought of one possibility. Something in him might have changed when he was dead in the accident, and he got an extra minute compared to other people in this world. During that accident, from the time he was dead to his revival, it was about one minute. Could it be that the minute is not counted in the world, and that’s why he has an extra 60 seconds every day?! But this extra one minute cannot be used in the world, and that’s why he can accumulate it. He can turn back time, or stop the time, is because of his extra time?!

This is the most logical reason Dong Xuebing can think of.

Chapter 331 – Seeing him off!

Saturday, morning.

It’s Lunar New Year’s Eve tomorrow, and people are letting off firecrackers along the streets.

This is the first time Dong Xuebing is spending New Year in Yan Tai County. He strolled along the streets, looking at the decorations and red lanterns with a smile on his face. Senior Xie had acknowledged him. He had gotten his promotion, discovered a new power, and managed to sleep with Sister Yu. All these had happened around the same time, and Dong Xuebing is in a good mood.

Dong Xuebing strolled and hummed the National Anthem.

A family member of a leader in the Public Security Bureau just happens to walk out of the quarters and heard Dong Xuebing. He is impressed by Chief Dong’s patriotism. Even when Chief Dong is humming a song, he hums the National Anthem.

Dong Xuebing walked into the County Government compound and went upstairs.

Dong Xuebing walks up to a Deputy Mayor’s office door and knocks on it twice.

In the government service, there is an unspoken rule on knocking doors. When a lower rank officer reports to someone superior in rank, he cannot knock on the door once. It is deemed as rude. He also cannot knock on the door four times, as it is considered disrespectful. Only the higher-ups are allowed to do this towards their subordinates. Subordinates are only allowed to knock twice on their leaders’ doors, and the knocking must still be light. If the knocking is too loud, he might offend the leader.

“Come in.” A middle-aged man said.

Dong Xuebing entered and closes the door behind him. “Mayor Zhao, I’m here to wish you a happy new year.”

“Xiao Dong?” Zhao Xinglong smiles and nods. “Happy New Year to you too. Have a seat.”

Dong Xuebing does not know why Zhao Xinglong is looking for him, and he went to the sofa.

Zhao Xinglong is in his early forties and looks like a farmer with his size. He is the Deputy Mayor of Yan Tai County and is in charge of overseeing the County’s Investment Promotion Agency. Since Dong Xuebing is taking over the department, he will have to report to him in the future. But because of Dong Xuebing’s previous role, he didn’t have the chance to speak to Zhao Xinglong.

“Old Meng, from the Investment Promotion Agency, was hospitalized this morning.” Zhao Xinglong did not beat around the bush. “Have you heard about it?”

Meng Xianglin? Dong Xuebing asked. “Didn’t Chief Meng was discharged not long ago? Is it the same condition?”

Zhao Xinglong nodded. “I heard his condition is unstable. No one is leading the Investment Promotion Agency, and I think you should not wait until after the New Year to take on your new role. I will speak to Mayor Xie, and you will take over the department with immediate effect. Haha… the County has high hopes for you. Do your best.”

Dong Xuebing quickly agreed.

“Although I said you will be starting today, you got to wait until after the New Year to work.” Zhao Xinglong took a sip of tea from his thermal teacup and say. “Tomorrow is Lunar New Year’s Eve, and the Investment Promotion Agency will be on leave starting today. I had asked you to bring forward your appointment is because I am afraid something might happen during the festive period and we can’t find the person in charge. Just be prepared and handover all your work in the Public Security today.”

Dong Xuebing nodded. It makes no difference to him anyway.

After leaving the Deputy Mayor’s office, Dong Xuebing returned to the Bureau to pack his things in his office. This is his last day with the Public Security, and he had been working here for almost one year. Time passes really fast.

Knock… knock… Deputy Team Leader Feng from the investigation department knocks and entered.

“Old Feng?” Dong Xuebing smiles. “Are you looking for me?”

Deputy Team Leader Feng sighed. “Yes… I heard you will be leaving today. Sigh…” He can’t bear to see Dong Xuebing leaves.

Dong Xuebing pointed at Deputy Team Leader Feng and laughed. “Hahaha… we are all grown-ups, and stop making that face. It’s not like we will not be meeting in the future. Also, the Investment Promotion Agency is within the County town, and we have met often.” During this one year with the County’s Public Security Bureau, the ones close with Dong Xuebing are Liang Chengpeng, Qin Yong, and Deputy Team Leader Feng. Of course, Liu Dahai, Chen Fa, and the other officers from the station are also very close to Dong Xuebing.

After Deputy Team Leader Feng, many people from the Bureau came to bid farewell with Dong Xuebing. Qin Yong, Gong Zhongwen, and many other leaders from various departments wished him well. Dong Xuebing was touched and invited them to lunch together.

After lunch, Dong Xuebing carried his stuff into his car. He is officially no longer the Deputy Bureau Chief with the County’s Public Security.

Since Dong Xuebing is leaving, he might as well move into his new quarters in the afternoon.

But when Dong Xuebing drove into the Bureau’s quarters, he saw a few police cars parked at his building, and seven to eight officers are waiting there. Deputy Team Leader Feng is also among them. Dong Xuebing was surprised, and he quickly parked his car and alighted.

“Chief Dong.”

“Chief Dong…”

The Officers walk over to Dong Xuebing.

“Old Feng, what are you up to again?” Dong Xuebing laughed.

Deputy Team Leader Feng sighed and said. “I heard you will be shifting today, and we are here to help.”

Dong Xuebing waved his hand. “Go back… go back… I appreciate your thoughts, but you all are still at work. I can manage by myself.

Deputy Team Leader Feng did not say anything, and the other officers did not leave.

Dong Xuebing realized he knows these officers. Some of them had solved cases with him, and some of them had arrested the Japanese inspection team with him. He tried persuading them to leave, but they refused. In the end, Dong Xuebing can only pat the shoulders of two Officers closes to him helplessly. “Alright… let’s move… thanks.”

“It’s our pleasure.”

“That’s right. Chief Dong, it’s our pleasure to help you move.”

After going upstairs, Dong Xuebing asked. “Do you all don’t have any cases to investigate today? Will this affect your work?”

Deputy Team Leader Feng replied. “We had passed our cases to other teams, and my job is to rehearse with these few Officers for tonight’s County’s Lunar New Year celebration.” The County’s government Lunar New Year celebrations are an annual event. But it’s difficult to hold it on New Year’s Eve or the first day of Lunar New Year. That’s why it is normally held one or two days earlier.

Dong Xuebing replied. “I had heard about it, but must you all put aside your duties for this celebration?”

Deputy Team Leader Feng replied helplessly. “The higher-ups had ordered that every department must send someone to perform, and the performer must be someone from the department. The departments cannot hire someone to perform for them. This is like a team bonding event, and Mayor Xie and other leaders will be attending. I heard some departments had started rehearsing three months ago.”

Dong Xuebing will be attending this event at night, and he wonders what those government staff’s performances are.”

Sing the National Anthem?

Shout out slogans like ‘I love Beijing?’

Huh? If the performances are like these, Dong Xuebing felt he should feign sick to avoid attending this even.

Dong Xuebing does not have many items in his apartment. Other than some clothing, luggage, documents, books, etc. he doesn’t have anything heavy. Even his PC is a laptop, and the rest of the appliances do not belong to him. The fridge, washing machine, etc. are all there when he moved into the apartment. Deputy Team Leader Feng and the officers carried everything into Dong Xuebing’s Mercedes Benz within half an hour.

After everything is packed into the car, Dong Xuebing thanked the Officers again. “Thank you, everyone.

“Chief Dong, drive slowly.”

“Chief Dong, please visit us when you are free.”

The few officers stood there. All of them are unwilling to see Dong Xuebing leave.

Suddenly, a few police cars and vans entered the family quarters. Dong Xuebing recognized those cars. They are from Hui Tian Station. Station Chief Liu Dahai, Deputy Station Chief Chen Fa, Chu Feng, Da Leng, Er Leng, etc. alighted.

Dong Xuebing smiles. “Old Liu, Old Chen, why are you all here?”

Liu Dahai replied with a sad tone. “We heard you are leaving today… We… we are here to send you off.”

Dong Xuebing laughed. “We had a farewell dinner two weeks ago. What’s there to send me off? Furthermore, I am not going to another county. We will see each other in the future. Haha…”

Liu Dahai is in his late forties, and his eyes had turned red after meeting Dong Xuebing.

Dong Xuebing quickly points at him. “Old Liu, we are all grown-ups. Don’t give me this look.”

Liu Dahai replied agitatedly. “Chief Dong, if you had not saved me during the landslide, I would have died. I owe you my life… I…” Even after so many days, Liu Dahai is still unwilling to accept Dong Xuebing is leaving. To many people, Dong Xuebing is an impulsive, immature, and rash government leader. But to the Officers from Hui Tian Village Station, he is the best leader they had ever worked with.

Dong Xuebing laughed and punched Liu Dahai’s shoulder lightly. “Stop being so mushy. How many times must you repeat this?”

Chu Feng, Da Leng, Er Leng, and other Officers are looking at Dong Xuebing. All of them have a lot to say to him.

But Dong Xuebing knows what they want to say.

In the end, Chen Fa walks over with a few cartons of cigarettes and a few bottles of alcohol. “Chief Dong, this is from all of us.”

“You all are making me break the law.” Dong Xuebing laughed but did not reject them. “Thank you, everyone. Hey! The few of you who are crying! Wipe your tears immediately! Hahaha… you all are only seeing me off, and not attending my funeral!” Dong Xuebing joked, but no one is laughing.

Dong Xuebing was also about to cry himself. “Old Liu, bring your men back to the village. How can you bring everyone here?”

Suddenly, there is a commotion outside of the quarters. About 30 to 40 civilians appeared, and many of them are holding bags of fruits and vegetables.

Dong Xuebing was shocked for a second, and he recognized some of them. They are the people he helped before.

Dong Xuebing does not know who brought them here, and all of them had come to send him off.

A middle-aged woman walked over to Dong Xuebing quickly and held his hand. Her tears started to flow. She is the mother of the abducted girl Dong Xuebing rescued in the neighboring Province more than six months ago. She is very emotional and could not even speak. Before letting go of Dong Xuebing’s hand, she passed a bag of eggs to him.

Dong Xuebing accepted her gift. “Thank you.”

A couple walks over. “Chief Dong, we heard that you will be transferring away. We… this is a drawing by our daughter. After you had rescued her, she had been talking about you every day.” These two are the parents of a student he rescued from the escaped convicts. It is a drawing of a man pointing a gun at another man.

Dong Xuebing held the drawing. “It’s a beautiful drawing. Help me thank your daughter.”

An old lady pushes her way through. “Chief Dong, you are a good man and a good official. You will be blessed. I am poor and cannot give you any expensive gifts. Please accept these fruits.” Dong Xuebing had rescued this old lady from the tour bus during the landslide.

Dong Xuebing held the old lady’s hand. “Thank you.”

Dong Xuebing could not recognize the rest of the people, and both his hands are full of gifts. Liu Dahai and the other Officers quickly went over to help Dong Xuebing carry some of the gifts.

It is a memorable day for Dong Xuebing. His eyes had turned red. “I, Dong Xuebing, thank all of you. Thank you.”

Many Public Security Bureau leaders and family members saw this and were impressed.

The civilians do not care whether you had hit the County’s Party Committee’s family members, or how immature you are in the government. They only know if you really care or help them before, you are a good official. Dong Xuebing had earned their respect by risking his life for them.

As Dong Xuebing drove out of the quarters, he saw everyone still standing there through his rearview mirror.

Dong Xuebing wiped the tear from the corner of his eye. He was touched and felt everything he had done in the past one year is worth it!

Chapter 332 – County Government Leader’s Lunar New Year celebration!

Afternoon.

County Party Committee Quarters.

In the past, Dong Xuebing had been sneaking into the Quarters to visit Xie Huilan. But this time, he is driving his Mercedes MPV in openly. The guards at the gate did not stop him, as everyone in the County government service knows this Mercedes MPV 500L belongs to Dong Xuebing. The guards don’t even need to look at the registration plate, as there are only a handful of such cars in the County.

Dong Xuebing alighted and looks at the keys Director Yao gave him.

Dong Xuebing’s apartment is on the third floor in the grey building on the left, and it is a different building with Xie Huilan.

Dong Xuebing did not carry his stuff and entered the building. He walks up the stairs to the third floor, and his apartment is the first unit beside it.

The apartment had been cleaned.

Maybe the higher-ranking officials are afraid of gossips. This apartment is worse than the Public Security Bureau Family Quarters. The flooring of this apartment, not ceramic tiles. The washing machine is an old model washing machine, and the air conditioner is the cabinet type of air conditioner. All the appliances and fittings are older in this apartment. Because Dong Xuebing is single, he was only assigned an apartment with only one room.

Dong Xuebing looks around and is still satisfied with the apartment.

Dong Xuebing is a Section Chief now, and he had to be careful in all aspects. If Director Yao had assigned a luxurious three-bedroom apartment to Dong Xuebing, Dong Xuebing would not accept. Who knows if Director Yao is going to frame him?

Dong Xuebing made a few trips between his car and the apartment to move his stuff before unpacking in his apartment.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang. It is Xie Huilan.

Dong Xuebing answered. “… Hello, Mayor Xie.”

“Have you move over?” Xie Huilan laughed. “I saw your car through my windows. Have you finished moving your stuff? Do you want Old Yan to help you move?” Old Yan is Xie Huilan’s driver.

“No need. I had moved everything. Oh, why are you not at work?”

“I had come back for lunch, and I need to change for tonight’s Lunar New Year celebration.”

Dong Xuebing stood up, walked over to the windows, and looked over at the building opposite and saw a woman at a window. Dong Xuebing laughed and waved. “Sister Xie, I can see you. We are not very far away.”

Xie Huilan smiled and said. “The distance might seem not far, but we are actually very far apart. Haha.”

“Huh? This is too deep for me to understand.”

“Oh…” Xie Huilan asked. “I heard from Xiao Hu that lots of civilians went to send you off earlier.”

Dong Xuebing replied. “They are too passionate and had given me lots of eggs, vegetables, etc. Oh… I will pass some to you later. I will not finish all this food by myself.”

“Don’t bring it over. My apartment is packed with gifts and food now.” Xie Huilan replied.

Dong Xuebing had almost forgotten that Xie Huilan is the mayor. During Lunar New Year, she will receive many more gifts than Dong Xuebing.

“Xiao Dong.” Xie Huilan’s tone suddenly changed. “You had done a good job this year with the Public Security Bureau. The civilians sending you off and shedding tears for you is your best testimonial. Bring this spirit with you to your new position. Work hard, but you cannot use your usual violent method in your new position. To attract investors, you must change your work attitude and create a new image for yourself. Do you understand what I am saying?”

Dong Xuebing understood. “Yes. I will take note of it.”

“Ok. Your job at the Investment Promotion Agency is very different from the Public Security Bureau. Alright. I will see you tonight. Haha…”

After unpacking his stuff, Dong Xuebing looks at his watch, and it’s time for him to go to the County’s Party School.

This evening’s celebration is held at the County’s Party School grand hall.

When Dong Xuebing arrives at the Party School, the carpark is full. He drove around the carpark to look for an empty lot, and staff from the Party School saw him and pointed to another building at the back. Dong Xuebing drove over and found a lot at the back of that building.

There are too many people.

Dong Xuebing looks at the various departments’ leaders and staff and wonders if the hall can sit so many people.

Oh, the higher-ups had wanted each department to perform a program, and no one dares to be absent today. If every department sent three to five people to this event, there would be a few hundred people.

“Hahaha… Old Zheng, you are here too?”

“Old Xu, what program has your department prepared?”

“Secret… you will know what they will be performing later. Hahaha…”

“Oh, Director Liu, Director Sun… It’s been a while since we met.”

The front porch is filled with people greeting each other. Dong Xuebing felt it was too noisy and decided to enter the hall to look for a seat first.

But the hall is also packed.

Dong Xuebing saw a few familiar faces and greeted them. After that, he saw Qin Yong arriving.

“Old Qin, what time did you come?” Dong Xuebing walks over to greet him.

“I had just arrived and is looking for my seat.” Qin Yong replied. “I think it’s free seating tonight.” The Party Committee and Mayor will have seats reserved for them and are normally in the first and second rows. The higher-ranking officials will be seated in front, and Qin Yong, as a Deputy Bureau Chief, will normally be seated in the middle or back rows.

Dong Xuebing replied. “Let’s sit together at the back.”

Qin Yong laughed. “You should be sitting in front. How can you sit with me?”

“Are you poking fun with me? Let’s go.”

What Qin Yong said is right. Dong Xuebing should be seated in the front rows with his position. But Dong Xuebing does not want to be under the spotlight, and he still has not stepped into the Investment Promotion Agency yet.

Chapter 333 – Sudden performance!

County Party School, main Grand Hall.

Dong Xuebing and Deputy Bureau Chief Qin Yong sat at the middle-back rows.

“Old Qin, what is the Public Security Bureau performing?”

“I think they are doing a Wushu performance. What is your Investment Promotion Agency performing?”

“I was just appointed, and I am not sure. But the Investment Promotion Agency has lesser people than Public Security Bureau. I think it should be one of the staff members singing a song.”

5.20 pm. Most of the government staff had entered the hall.

Suddenly, the hall becomes quiet, and Dong Xuebing turns to the entrance. The top leaders of the County had arrived. Xiang Daofa and Xie Huilan were walking in front. Party Secretary Xiang and Mayor Xie had dressed down today, and the Party Community, Cao Xupeng, Huang Li, Duan Zhengan, etc. were walking in behind them.

Five to six minutes later, all the seats in the hall were taken up. As Dong Xuebing had expected, there were not enough seats for all the people in the hall. Some lower-level staff who had arrived later had to sit on the corridors.

The host, a pretty middle-aged woman, went up the stage and started talking.

Dong Xuebing whispered to Qin Yong. “This lady looks very familiar.”

“She is Su Jia.” Qin Yong introduced. “She is a broadcaster with our County’s TV station.”

“Oh, is this celebration live telecasted in our County?” Dong Xuebing looks at the two cameras beside the stage.

Qin Yong shook his head. “It is recorded, but it will not be broadcasted. This is recorded for our own staff, and the live telecast of the celebration in our County is on the first day of Lunar New Year.”

The hostess, Su Jia, finished her opening lines and passed the mic to Party Secretary Xiang. It’s the usual speech where he praised the staff for their hard work, etc. when he noticed the audience was not very enthusiastic about listening to his boring speech, he ends it. Su Jia thanked Xiang Daofa and invited Mayor Xie to the stage for a speech.

Xie Huilan smiled and waved her hand. “I will not give a speech. Just start the program.”

The crowd cheered. Xie Huilan’s one sentence had louder cheers than Xiang Daofa’s long speech. Xiang Daofa remained expressionless, but he is frowning in his heart.

The music started, and tonight’s program started.

The first program is by the County’s cultural troupe. It is an opening dance that consists of more than a dozen people. The dancers are all young and pretty, and they wore traditional Han dresses. The County’s cultural troupe is a department that specialized in such performance.

When this performance ended, the audience cheered.

Su Jia returned to the stage with a smile. She is holding a few index cards in her hand. “The next program is very interesting. The performers are from our County’s Environmental Protection Department. Liu Qiming and Sun Li!” Su Jia paused for a second and said. “Please enjoy the sketch. <Whose bananas are these?>.”

Dong Xuebing clapped and asked. “They still have sketch?”

The actors entered the stage with exaggerated makeups and costumes.

This sketch is about an old man walking on a banana skin thrown by a woman on his way to a matchmaking session. In the end, that woman turns out to be his matchmaking partner. The actor and actress are not professional after all and had made some blunders.

Dong Xuebing was surprised to see the government staff putting up these interesting performances. It still has some educational values within it. This sketch is put up by the Environmental Protection Department. It is sending the message of not throwing rubbish everywhere.

In the front row, Xiang Daofa whispered to the leaders beside him and nodded. They seem to be pleased with this performance. As leaders, they are not concerned if the performance is good or not. They are more concerned if the performance had sent out a positive message.

The actor and actress bowed and walked into the backstage.

Su Jia appeared on the stage again and announced the third program.

It is a performance by the Cultural Department by one of the retired Cultural Department staff. Some workers carried a table, paper, brushes, and ink up the stage. That old man did not say anything and started making a painting. The crowd cheered when the painting was completed.

Dong Xuebing also cheered despite not knowing anything about Chinese paintings. “Good painting!”

Qin Yong nodded. “Yes. It’s a good painting.”

After that, both of them exchanged looks and laughed. They could tell both of them knows nothing about painting.

After the old man left the stage, Qin Yong suddenly said. “It should be our Public Security Bureau’s turn. Their performance might not be as good as the performances before them.”

A few Police Officers ran up the stage in their uniforms, performed a set of Wushu moves, and broke some props like wooden boards, tiles, poles, etc. One Officer hit another Officer on his back with a wooden pole. The pole broke, but that Officer is unharmed.

“Good!” Dong Xuebing and Qin Yong cheered loudly.

Another officer, who was trained in Iron-head Kungfu, broke a few bricks with his head.

The bricks broke, and that Officer’s forehead was covered in dust. But his head was fine with no bruises!

Dong Xuebing was impressed with the Officers’ Kungfu. He had watched such performances on TV before, which is the first time he saw such performances in real life. Dong Xuebing laughed and looks at Qin Yong. “Old Qin, I didn’t know that our Public Security Bureau has so many martial arts experts.”

Qin Yong looks at Dong Xuebing. “Who dares to claim to be a Martial Arts expert in front of you?”

Dong Xuebing shook his head. “I cannot do what they did. If those bricks had landed on my head… I would be killed or paralyzed.”

“Alright. Don’t be modest.” Qin Yong laughed. “Everyone in the Bureau… no. Everyone in Yan Tai County knows that you had fought against a Siberian Tiger.” He turns towards the stage. “Their Kungfu might be good, but compared to you, they are far behind. Having martial arts and fighting are different. Those four Officers might not be your match if they fight you together.”

Dong Xuebing laughed. “Brother Qin, don’t think too highly of me. You are stressing me out.”

“Hahaha… I am not the only one who thinks this way. You had challenged dozens of Tae Kwon Do black belts, red belts, blue belts, etc. without getting injured. Who else is as good as you when it comes to fighting? Brother Dong, to be honest, I am most impressed with your fighting skills. Let’s have a friendly sparring session someday.”

As Dong Xuebing and Qin Yong chatted, the Public Security Bureau’s performance ended.

The crowd applause and cheered.

The leaders sitting in front smiled. Xiang Daofa also did not expect the government staff can put up such performances.

The next few performances are singing and dancing.

Dong Xuebing noticed some backstage workers and staff walking out from the backstage. They seem to be looking for someone. Suddenly, Dong Xuebing noticed his phone’s screen lit up. He took out his phone and saw more than a dozen missed calls from two to three numbers.

The grand hall is too noisy, and Dong Xuebing did not notice his phone ringing.

Who is looking for me so urgently?

Dong Xuebing returned the call. “Hello, I’m Dong Xuebing. Who is this?”

“I… celebrations… person in charge…” Someone is singing on the stage, and Dong Xuebing could not hear what the other party said. “Come to the backstage… it’s starting…”

Dong Xuebing asked. “What is starting? Can you speak louder?!”

“Program… your program is starting.”

Dong Xuebing heard this and asked. “Are you the celebration’s staff? Did you make a mistake? What do you mean by my program? When did I register for any performance? Hello? Hello?” The signal is not strong, and the line was cut.

Qin Yong overheard Dong Xuebing. “Did they make a mistake? All the performances are reported by the various departments. There might be a mistake.”

Dong Xuebing frowned. “Even if there is a mistake, my name should not be listed as one of the performers.”

“Just check with them again.”

When Dong Xuebing was about to go to the backstage, the song ended. Su Jia walked up the stage again and said. “The next performance is by the Investment Promotion Agency. <Breaking bricks with one hand> The performer is…” Su Jia paused for a second and smiles. “Dong Xuebing, Chief Dong, from the Investment Promotion Agency!”

Dong Xuebing’s face immediately changed when he heard the announcement!

Chapter 334 – Got setup!

Breaking bricks with one hand?

The performer is Investment Promotion Agency’s Chief Dong Xuebing?!

After the host, Su Jia finished her sentence, the audience starts to whisper among themselves. This performance is too sudden. Everyone in the audience is leaders within the county government. When they heard Dong Xuebing will be representing the Investment Promotion Agency to break bricks with one hand. Lots of people frowned, but the people from the Public Security Bureau cheered. All of them were eager to watch Dong Xuebing’s performance.

Clap… clap… clap… the audience starts to clap.

Dong Xuebing was still seated in his chair and did not move.

Xie Huilan was smiling and enjoying the performances. But after Su Jia announced the performer’s name, she frowned slightly and turns to look at the County Government Office Director Yao Yi. “Breaking bricks with one hand? How come I not aware Xiao Dong will be performing today?” Yao Yi replied softly. “I am not sure too. His name is not listed as one of the performers yesterday when I check the program list.”

Xiang Daofa raised his brows and whispered something to the Publicity Department’s head, Chen Tongbing.

After waiting for a while, and no one appeared on the stage, the audience starts to look around for Dong Xuebing. Xie Huilan, Xiang Daofa, and other leaders also turn around to look for Dong Xuebing. Xie Huilan and Xiang Daofa immediately understood what happened when they saw Dong Xuebing’s gloomy face. Dong Xuebing had not registered this performance, and he is not prepared!

The person-in-charge of the performance saw Dong Xuebing’s expression and was shocked. He immediately called his assistant over and screamed. “What are you doing?! What is wrong with Chief Dong’s performance?” The assistant replied. “It was added last night.”

“Who registered this performance? Why is Chief Dong not aware?”

“It’s from the Investment Promotion Agency. I thought…”

The person-in-charge shouted angrily. “Why didn’t you call Chief Dong to confirm the performance? Huh?! Did you even check what he is performing? You add in this performance just because someone informs you? Do you have brains?” The assistant replied. “How can I check the program with someone at Chief Dong’s level? What should we do now?”

The person-in-charge paced up and down and ordered. “Start the music! Move the bricks!”

“But…” The assistant said. “Just go!” The person-in-charge can only hope Dong Xuebing can pull this off.

“Ah…” The assistant quickly runs out to carry out the orders.

The person-in-charge knew it’s not his assistant’s fault. When the departments inform them about their performance, they will rehearse together. But it is still necessary for the person-in-charge and his assistant to check their performance first. Or else, the performers might put up a boring performance and ruin the night. However, the Investment Promotion Agency had informed that Chief Dong will be performing. At Dong Xuebing’s level, it will be inappropriate to check with him about his performance.

This is a major screw up!

Dong Xuebing does not know he is supposed to be performing today!

Chief Dong is the head of the Investment Promotion Agency, and he will not forget he has to perform. This will put his career at risk, as Party Secretary Xiang and other County leaders are seriously treating this celebration. They had even issued official orders for tonight’s performance. From Chief Dong’s expression, everyone knew he was set up!

Qin Yong asked anxiously. “Is it Meng Xianglin?”

“Other than him, who else can it be?” Dong Xuebing took a deep breath, as he is burning with rage inside.

Meng Xianglin, the former Chief of Investment Promotion Agency, was forced to retire due to a stroke from the elevator incident. He believes Dong Xuebing was the one who had caused the elevator’s cable to snap. But the Public Security found no evidence of foul play after their investigations. Since he is going to retire due to medical reasons, he had nothing to worry about. Before he left his office, he secretly registered Dong Xuebing’s name as one of the performers to make him make a fool of himself.

This must be it!

This old bastard!

The music started, but the main performer, Dong Xuebing, was still seated among the audience.

Not everyone knew Dong Xuebing was being set up, and some were still wondering why no one is going up the stage.

Qin Yong said nervously. “How about you go up the stage first?” An old leader from the Cultural Department sitting beside Dong Xuebing said. “It’s just breaking bricks with one hand. I think…” But at this moment, a few of the staff carried five bricks onto the center of the stage. The bricks were stacked and tied tightly, and everyone knows it is impossible to break all the bricks with bare hands. The one who set Dong Xuebing up is too despicable.

Lots of people are looking at Dong Xuebing.

Go up the stage and break the bricks with one hand!?

Dong Xuebing understood what is going on. He can break the bricks one by one with one hand, but he cannot do this performance. The issue here is not whether if he can break the bricks. The County’s Art Troupe had performed songs and dance. In contrast, the Environmental Protection Department had performed a sketch to tell the audience not to litter. The Public Security Bureau had performed Wushu to show their fighting abilities, and the Cultural Department had performed calligraphy and painting. But the Investment Promotion Agency is performing bricks breaking?! This will be a disgrace!

Furthermore, Dong Xuebing is no longer with the Public Security, and Xie Huilan had reminded him to change his image. Dong Xuebing must have an image in line with the Investment Promotion Agency, as he is the leader of this department. He must be the role model, and how can he break bricks with brute force?! He will be a laughing stock!

That’s why Dong Xuebing does not want to go up onto the stage!

But all the leaders and colleagues are looking at Dong Xuebing now!

Dong Xuebing cannot go up on the stage and say he had not prepared for this performance. All the government leaders are present, and not everyone knows he is being set up. If he really announced that he is not prepared, his reputation will be tarnished, and lose respect from others. Also, the County’s top leaders had issued orders that every department must put up at least one performance. If this performance is canceled, then the Investment Promotion Agency will be the only department with no performance.

Dong Xuebing is in a difficult situation now.

Xie Huilan, seated in the front row, saw everything, but she did not say a word. She only narrowed her eyes and continued chatting with the other leaders beside her normally.

There is nothing Xie Huilan can do now.

In government service, anything can happen suddenly. Being about to handle sudden situations is what differentiates a good leader and a bad leader. Now, it is all up to Dong Xuebing.

Deputy Mayor Geng Yuchao turns and looks at Dong Xuebing. He might be with the Xie faction, but he does not interact with Dong Xuebing before. He had been curious why Mayor Xie is supporting and grooming Dong Xuebing. Now Dong Xuebing is in a difficult situation. This is the opportunity to see if Dong Xuebing has what it takes to handle this well. Break the bricks, it will be an embarrassment! Cancel the performance, the consequences will be more severe!

Geng Yuchao also could not think of a solution.

Huang Li, Liang Chengpeng, Qin Yong, Hu Silian, and others close to Dong Xuebing were worried. They also could not think of any solution, and no matter what Dong Xuebing did, he will embarrass himself. It is only a question of how to lower the severity of this situation.

Lui Dafa, who was seated in the second row, turns to look at Dong Xuebing gloatingly.

Publicity Department’s head, Chen Tongbing, Party Committee Office Administration Director, Lian Yanshan, Public Security Executive Deputy Bureau Chief, Hu Yiguo, Deputy Bureau Chief Zhao Jingsong, etc. were all looking at Dong Xuebing with a smile.

Qin Yong pushed Dong Xuebing lightly. “Brother Dong? Brother Dong?”

Dong Xuebing did not reply.

The host, Su Jia, was also anxious. She saw someone from the backstage signaling to her, and she is about to go up the stage to announce the next program. She had no choice, but if she really skipped Dong Xuebing’s performance, the impact will be greater. People might think Dong Xuebing is irresponsible.

Qin Yong pushed Dong Xuebing harder. “Brother Dong!”

Suddenly, Dong Xuebing took a deep breath and looks around him. He turned towards the stage and stood up. He straightened his collar and started walking towards the stage.

Su Jia saw Dong Xuebing is going up the stage and quickly stopped her announcement.

Dong Xuebing’s face immediately changed after he got onto the stage. He smiled and said. “Haha… Sorry to keep all of you waiting. Breaking the bricks with one hand… I was preparing my Qi earlier for this performance.”

The moment Dong Xuebing stepped onto the stage, he got an idea to get out of this sticky situation!

Chapter 335 – Magic Show!

County’s Party School.

Grand Hall’s stage.

The background music is still playing, and it’s mainly the sound of drums. This music is specially selected for this performance. After Dong Xuebing made his opening statement, he got the attention of all the audience. Many people still did not know what was going on, and they were looking forward to Dong Xuebing’s performance. Those that knew what was going on were eagerly waiting for Dong Xuebing to make a fool out of himself. Huang Li, Geng Yuchao, and the rest of the top leaders looked at Dong Xuebing with a frown. They are wondering how Dong Xuebing is going to get out of this awkward situation.

If Dong Xuebing handled this situation well, he would be embarrassing himself.

However, suppose Dong Xuebing did not handle this situation well. In that case, he will be embarrassing Xie Huilan, who had put him up for promotion, too.

The five bricks are stacked on top of one another, and the height is almost at Dong Xuebing’s knee. Dong Xuebing had taken a few minutes to get up on stage, and background music ended. A piece of new music started, and Dong Xuebing felt the rhythm is quite suitable. He placed the mic back on the stand and rolled up his sleeves with a smile.

From Dong Xuebing’s pose, he seems to be preparing to break the bricks.

Deputy Mayor Geng Yuchao shook his head in his heart. You are the Chief of the Investment Promotion Agency now. How can you do such a performance? He felt Xiao Dong’s political wisdom is too poor.

Many people also have the same thinking as Geng Yuchao, but what Dong Xuebing said next shocked everyone.

Dong Xuebing smiled and said. “Before the start of the performance, let me show you all a magic trick.”

Magic? Isn’t this performance breaking bricks? The audience started mumbling among themselves.

Changing the performance last minute? Qin Yong, Hu Silian, and the others were deep in thoughts as they look at Dong Xuebing.

Geng Yuchao, Huang Li, Liang Chengpeng, etc. nodded slightly. Changing the performance to a magic show at the last minute. Xiao Dong is not stupid, after all, and knows how to minimize the damage. In his current situation, changing the performance from breaking bricks to a magic show is more suitable for the Investment Promotion Agency’s image. But the problem is if this magic show performance can capture the audience.

Dong Xuebing turns to the backstage confidently. “Can you all give me a pack of poker cards?”

A few moments later, a backstage staff brought a new pack of poker cards onto the stage.

“Thank you.” Dong Xuebing took off the plastic wrapping of the cards and raise it for the audience to see. “Everyone, this is a new pack of poker cards. It’s the most common poker cards you can buy on the streets and look at the back of the cards. There are no markings on it, and this is not those magician’s props.” The camera zoomed in onto the cards, and it was shown on the big screen at the back of the stage. All the audience can see clearly.

Many people nodded. Dong Xuebing is holding on to a pack of ordinary poker cards.

Dong Xuebing laughed. “Alright. Since you all can confirm this is a pack of ordinary cards, I will give out the cards to everyone. Can all the leaders and colleagues help me with it? Draw a card each and don’t let me or anyone else see it. I will guess the cards you all are holding on later.”

Many people in the audience do not believe Dong Xuebing can do that.

Most magicians will arrange their own people among the crowd for their performances. Many people knew Dong Xuebing had gone up the stage at the last minute and was not prepared. Can he really pull this off?

Dong Xuebing passed the pack of cards to Su Jia. “Ms. Su, can you help me?”

“My pleasure.” The host, Su Jia, took the cards and walks down the stage. She held the cards with both hands, and not only Dong Xuebing, but even the audience also cannot see the back of the cards.

Su Jia walks to the front row, where all the top leaders of the County are sitting.

Huang Li said. “I will draw a card.” He took a random card from the pack and covered it with his hands.

Geng Yuchao also drew a card.

Xiang Daofa did not participate, but Xie Huilan and Chen Tongbing drew a card each. After the first row, Su Jia walks slowly to the back of the hall. Along the way, many people reached out to draw a card. Qin Yong and Hu Silian also took one card each from Su Jia.

Su Jia had given out almost half the pack of the cards and looks like she will still give out the remaining. Dong Xuebing wiped the sweat off his forehead and grabbed the microphone. “Ms. Su… err…. Can you come back, please? You are putting me on the spot by giving out so many cards. Are you trying to kill me?”

Dong Xuebing said humorously, and the audience laughed.

Su Jia covered her mouth and laughed. She stopped giving out the cards and asked. “Can I also draw a card?”

Dong Xuebing pretended to be troubled and nodded. “Alright…”

Huang Li laughed and thought to himself. This rascal still knows how to liven up the mood.

Su Jia picks a card and held it in her hand.

“Alright!” Dong Xuebing rubbed his palms together. “Now, I will read out the cards everyone is holding. I am channeling my energy now, and it’s time for all of you to witness this miracle!”

The audience laughed.

Dong Xuebing took a deep breath and held it. He clenched his fist tightly for ten seconds, until his face turns red, before exhaling. “I remembered Political and Legal Committee Secretary Huang had drawn the first card. I will read out Secretary Huang’s card first. Secretary Huang, is your card 8 of Diamond?”

Huang Li smiled and lifted his card to show Dong Xuebing. He is holding on to 5 of Hearts.

Dong Xuebing knew he would guess wrongly, and quickly shouted BACK 3 seconds in his heart!

…….

Time returned to 3 seconds earlier.

“I remembered Political, and Legal Committee Secretary Huang had drawn the first card. I will read out Secretary Huang’s card first. Secretary Huang, is your card 5 of Hearts?”

Everyone turns to Huang Li.

Huang Li was stunned for a second and lifted his card. The camera zoomed in on the card he is holding. 5 of Hearts! Dong Xuebing had guessed it correctly!

Dong Xuebing laughed. “Next is Mayor Geng. 3 of spades!”

Geng Yuchao did not look at his card earlier and turns it over. Hah! It’s really 3 of spades! He raised it up towards the camera, and the audience cheered!

Someone among the audience shouted. “Don’t follow by order!”

“That’s right! Can you go by random order? What card am I holding?!” Someone else in the crowd shouted and lifted his card.

Dong Xuebing laughed. “Sure. Your card is… Ah… It’s a big card. Is it a King?”

That person was stunned and showed everyone his card. It’s really King.

Everyone in the audience can tell that it is not a coincidence for Dong Xuebing to guess three cards correctly in a row. Of course, Dong Xuebing channeling energy is all bullshit. There must be some techniques for him to remember the cards, or else, why is it called a magic trick? But no one knows how Dong Xuebing did it.

Xie Huilan smiled and said. “What about my card?”

“Mayor Xie’s card…” Dong Xuebing paused for a second and used BACK secretly. “It’s an advertisement card.”

Advertisement card is the extra card within a pack of the poker card, and advertisements are printed on it. Xie Huilan raised her card gracefully to show the camera. It is really an advertisement card!

Clap… clap… clap… the audience cheered. This magic trick is very interesting!

Xie Huilan smiled and looked at Dong Xuebing.

After that, Dong Xuebing used BACK to continue to guess everyone’s card.

Huang Li nodded. This Xiao Dong is very capable. Even without any preparations, he still can make such an outstanding performance. Now, Dong Xuebing only needs to finish his magic trick, and people might forget about <Breaking bricks with one hand> performance. Of course, changing the performance last minute will still have some negative impact. The leaders will not care whether if Dong Xuebing has been setup. They are more concerned about how Dong Xuebing handles interpersonal relationships with other departments. The audience will push the blame to the organizers for messing up the performances.

But Dong Xuebing has no choice but only to minimize the severity of this incident.

Suppose Dong Xuebing can break the bricks gracefully and not tarnish his reputation as the Investment Promotion Agency’s head. In that case, it will be the best solution. But… this is not possible. Breaking bricks is only demonstrating brute strength, and the head of the Investment Promotion Agency should not be doing this in the first place.

After a while, the poker cards trick ended, and Dong Xuebing bowed.

Someone in the audience shouted. “Oh, when are you going to break the bricks with one hand?”

“That’s right. When are the bricks breaking performance starting? I am looking forward to it.”

“Oh, I almost forgot about it. Why is this performance changed to a magic show? What are the organizers doing? How can they make such a simple mistake?”

“Are you trying to trick people?”

The audience started to voice their displeasure. Those that were waiting for Dong Xuebing to make a fool of himself were insisting Dong Xuebing to perform the bricks breaking. Lui Dafa even started to clap. If Dong Xuebing really breaks bricks, he will be the laughing stock of the whole County.

Xie Huilan and Huang Li frowned.

Qin Yong started winking and making eyes at Dong Xuebing to signal him to leave the stage. At least he had performed something now.

Dong Xuebing did not leave the stage. He smiled at the audience and said something that shocked the audience. “Hahaha… sorry to keep you all waiting. Since the program is breaking bricks with one hand, how can I not perform it?! Alright. The warm-up is over. Please enjoy the magic show…… Breaking the bricks with one hand!”

Chapter 336 – Uproar!

Breaking bricks with one hand?!

Magic show?!

The audience was confused. This is too much. How can breaking bricks with one hand be a magic show performance?

Xiang Daofa, Chen Tongbing, and the rest of the leaders frowned. Dong Xuebing is always full of surprises. Geng Yuchao also rubbed his temples. He felt Xiao Dong is too rash. So many people among the audience are waiting for you to embarrass yourself. Yet, you still want to continue with this performance!? Breaking bricks is Kungfu, and what has it got to do with magic? You are just talking rubbish. Even if your movements are graceful, it is still a brute force.

Qin Yong almost fell off his chair. Dong Xuebing had finally finished a magic trick, and why did he still bring up about the bricks breaking performance again?

Hu Silian also slapped her own forehead. She couldn’t understand what Dong Xuebing is thinking.

Huang Li was also speechless. What is Dong Xuebing trying to do?!

Only Xie Huilan was not surprised. She narrowed her eyes and smile.

“How can breaking bricks be a magic trick?” “I don’t know… shouldn’t this supposed to be a Wushu performance?” “That’s right…”

The audience starts to discuss among themselves.

The person in charge in the backstage almost cursed out loud. Breaking bricks with one hand? Magic show? Bullshit! Others might not know, but he knows it too well. This is supposed to be a Kungfu performance, and those bricks and background music are specially prepared for it. Magic my ass!

Even the host, Su Jia, is stunned.

Dong Xuebing’s expression did not change. He laughed and said. “Are you all expecting me to do a Wushu performance?” The audience was speechless. Everyone knows how well you can fight. Other than Wushu, what else can you do?

Dong Xuebing laughed and said. “I admit, this performance’s title is misleading, and many of you had misunderstood. Look at the bricks. How am I supposed to break them with one hand? Look at my skinny body… if I really hit the bricks, the bricks will remain the same, but my hand will break. I do not want to spend the New Year in a hospital. It will be too embarrassing.”

“Hahahaha….” The audience laughed.

Dong Xuebing continued. “Don’t be alarmed by ‘Breaking the bricks with one hand.’ It is a magic performance I prepared for a long time, and I am very confident.” Lui Dafa said in his heart. “Carry on bullshitting…”

Those that figured out that Dong Xuebing had been set up thought to themselves. You had been set up, and you are saying you had prepared for the performance for a long time? You are just trying to keep up with appearances!

Dong Xuebing did not say anything else and turned to the backstage. “Bring me a big piece of cloth. Also, five bricks are not enough. I need five more.” The person in charge of the backstage could not care anymore and quickly ordered his men to prepare. Actually, the organizers had prepared ten bricks. Still, they realized Dong Xuebing was not prepared, and they only bring five bricks onto the stage.

Cloth? Ten bricks? What is Dong Xuebing going to do?

Everyone in the audience was staring at Dong Xuebing without blinking.

Dong Xuebing waved the piece of red cloth like a magician! Cloth and poker cards are when magicians are always used in their performance. “Alright. All the props are here. Next, we will get someone to check the bricks.

Dong Xuebing turns to the host. “Ms. Su, can you check the bricks? Oh, if anyone among the audience wants to check, please come forward.”

Su Jia does not know what Dong Xuebing is up to and walks over in a daze.

Dong Xuebing picks up two bricks and knocks it against each other in front of the microphone. The audience can hear the sound and knew these are real bricks.

Su Jia also picks up a few bricks and examine them. “No problem.”

A few audiences went up on to the stage and checked the bricks.

Dong Xuebing said. “Alright. I will carry the bricks onto the table.”

There is a green tablecloth on the table, and Dong Xuebing carried the bricks up one by one.

The bricks were stacked on each other.

Dong Xuebing looks at Su Jia. “Ms. Su, can you check the table?”

Su Jia stepped forward and touched the tablecloth. The table is made of solid wood, and she checked below the table before showing the ‘OK’ sign to the audiences. “Haha… many of the performers had used this table earlier, and there should be no problem with it. I am looking forward to Chief Dong’s performance. Hahaha… are you going to make all these bricks disappear?”

“Hahaha… how is that possible?”

“Even the magic show on Gala night cannot do this!”

Dong Xuebing pretended to be shocked. “Ms. Su! Did you peep at my script?” Su Jia was shocked. “Ah?! You are really going to make these bricks disappear?”

No one among the audience believed Dong Xuebing. This is impossible!

The cameras were in place, and three cameras were focusing on the bricks from different angles. The cameras had zoomed in until the audience can see the cress on the tablecloth.

Dong Xuebing laughed. “Watch carefully. I am starting.”

The grand hall is quiet, and even the music stopped.

Everyone is curious about Dong Xuebing’s magic performance.

Dong Xuebing rolled up his sleeves and took a deep breath. He grabbed the cloth and covered the bricks. After that, Dong Xuebing pretended to be channeling his energy and then raised one hand like he is going to ‘chop’ the bricks. But his movement is very slow, and he does not look like he is using any strength.

“Now… let us witness the miracle!”

Everyone held their breaths.

Suddenly, Dong Xuebing’s arm swing downwards furiously onto the bricks under the cloth!

STOP!

The air in the grand hall froze!

The world is eerily quiet, and everyone froze in place. Everyone’s expression had stopped, and a fly had stopped in mid-air. One person among the audience had dropped his phone, and his phone is still floating in the air.

The time had stopped!

Dong Xuebing took a deep breath and wiped his sweat on his forehead. After that, he grabbed the cloth and lift it up. He pulled out the top two bricks forcefully and grabbed against his body. He looks around him and shouted MENU to check his remaining time. He quickly ran towards the backstage with the bricks and passed by two backstage workers. Dong Xuebing found a secluded corner and placed the bricks there. He also carried a chair over to block them.

Dong Xuebing ran back onto the stage and covered the bricks with the cloth.

During STOP, all these items will not be affected by gravity. Even after Dong Xuebing took away two bricks, the top of the cloth still remains in mid-air. After these preparations, Dong Xuebing returned to the same position.

OK!

STOP!

Time resumed!

To everyone else, Dong Xuebing had just said, “Now… let us witness the miracle!”

Swoosh! Dong Xuebing’s hand landed lightly on the top of the cloth!

To everyone’s surprise, the cloth dropped down slightly! Dong Xuebing lifted the cloth to show the audiences the bricks. All the cameras were still fixed in the same position, and two bricks were missing! There are only 8 bricks left on the table!

Damn!

How is this possible?!

Everyone is stunned!

Dong Xuebing laughed and covered the bricks with the cloth again. “This is not over yet. What’s next is the best part. Don’t blink and cameramen, please zoom in more on the bricks to show everyone.” The camera angles did not change, and Dong Xuebing looked at the cameramen. They were also stunned like the rest of the audience.

After everyone regained their senses, Dong Xuebing repeated the whole process again. “I am starting…”

Channel his Qi…

Lifts his hand…

Swing down his hand…

Dong Xuebing’s hand touched top of the cloth lightly again in front of more than a hundred people!

Swoosh!

This time, it was more shocking! The audience only sees Dong Xuebing’s hand swings downwards, and the cloth fell onto the table lightly. Dong Xuebing’s hand landed on the table with a loud thud!

But…

It’s gone!

The remaining eight bricks disappeared!

All the bricks are gone! Not even a single brick is left!

Damn!

This is unbelievable!

At that moment, almost all leaders and staff stood up from their seats!

The whole hall is in an uproar!

Chapter 337 – Terrific Xiao Dong!

“Impossible! Where are the bricks?”

“That’s right. How did the bricks disappear?”

“Show us the bottom of the table!”

“Are the bricks hidden somewhere? This performance is good enough to be performed on CCTV Gala night!”

Dong Xuebing smiled at the audience and lifted the tablecloth to show the tabletop. Other than some dust from the bricks, it was empty. Dong Xuebing knocks hard on the tabletop. Bam, bam, bam… the tabletop is solid, and there is no mechanism. He knows the audience will not be convinced and called the host, Su Ja, over.

Su Jia was still shocked as she walks over to the table. She touched and looked at the tabletop and even lifted the tablecloth.

“There is nothing wrong with the table! OMG! Where are the bricks?! Are my eyes playing tricks on me?” Su Jia made a shocked expression and looks under the table. “This is impossible!” As the host of the event, she must also show her surprise even if she knows the magic trick. But this time, Su Jia is really shocked. She is the only nearest to Dong Xuebing during the performance and had been staring at him. But she could not understand how Dong Xuebing takes the bricks away.

In the backstage, the person-in-charge and the staff were stunned. They knew there is nothing wrong with the table, as the table had been used all this while in the hall. The bricks were also carried onto the stage by them and are not magic tricks props.

The audience was speechless.

Dong Xuebing’s magic performance had surprised everyone. Despite the cameras focusing on the bricks from different angles, none of the audience can see through the trick. Dong Xuebing is not a professional magician, and he can make ten bricks disappear by “chopping” them. The audience went quiet for two to three seconds due to their shock.

Clap… clap… clap…

Xie Huilan was the first to clap. “Good!”

Huang Li laughed loudly. “Breaking bricks with one hand!”

Geng Yuchao, Liang Chengpeng, Qin Yong, and the rest also cheered loudly.

The whole hall applause and cheered!

The applause and cheers are louder than all previous performances!

Lui Dafa, Yu Zhengzhi, and the rest could not believe their eyes. This is too unexpected. How did Dong Xuebing make those bricks disappear? Isn’t he set up by the former Investment Promotion Agency Chief Meng Xianglin? He should not have prepared for any performance. How can he put up such a good magic performance without any preparations? This guy is good at adapting to sudden situations. Even under such circumstances, he can still pull it through!

Xie Huilan and Huang Li nodded as they look at Dong Xuebing.

That’s right. Dong Xuebing had pulled himself out of this sticky situation.

No one had expected Dong Xuebing to pull this through because breaking bricks with one hand is a Wushu performance and will tarnish his image as the Investment Promotion Agency leader. Dong Xuebing must not break the bricks. But changing the performance last minute will soften the impact. Still, at the same time, Dong Xuebing’s authority will be affected. There are no ways around this.

But Dong Xuebing did it!

Dong Xuebing even did it astonishingly!

Dong Xuebing did not change the performance and even continued with it. He changed the performance of the breaking brick into a magic show, and it was outstanding. Not only did he not tarnish his reputation and authority, he even leaves a good impression with all the government staff.

Many people were impressed in their hearts. Breaking bricks ended up as a magic show.

Dong Xuebing is terrific. Despite being forced to perform at the last minute, he managed to save the situation! Who else can adapt to this sudden situation like him?

This is an eye-opener for many people today. not only had they watched a splendid magic performance, but they also saw how Dong Xuebing saved himself from losing face. Many people realized that this young Xiao Dong does not have low political wisdom like the rumors. He is not like what the rumors said, where he only knows how to use his fist.

This magic show had shocked everyone.

Geng Yuchao finally understood why Xie Huilan put Dong Xuebing up for promotion. Xiao Dong is very capable.

Dong Xuebing, who is still on the stage, is also pleased with his performance today. Not only he had saved himself from Meng Xianglin’s plot, but he also earned the respect of the government staff. He had also changed his image in everyone’s heart, and it will help for his future work at the Investment Promotion Agency. He picks up the microphone and bow. “Thank you.”

“Chief Dong, perform one more trick!”

“That’s right. Perform one more trick!”

“If not, you can show us how you did that trick earlier.”

“How did you make those bricks disappear?”

Dong Xuebing is speechless as he thought to himself. How can I show you the secret of this magic trick? Other magicians are using illusions and props for their performance, but I am different. I had really made those bricks disappear. He smiled and said. “This is a magic trick, and if I tell you all the secrets behind it, it will be meaningless. Hahaha… thank you, everyone. My performance shall end here, as there are many other performances lined up for today.” Dong Xuebing quickly got off the stage after he finished.

Many of the audience were disappointed. Dong Xuebing’s performance is good enough to be performed on national TV. After his performance, all other performances are no longer interesting. This performance, “Breaking bricks with one hand,” is no doubt the best tonight. A few minutes ago, no one had expected this outcome.

The back row of the Grand Hall.

Dong Xuebing returned to the back of the hall, and the nearby staff clapped for him again.

Dong Xuebing smiled and thanked them before returning to his seat.

Qin Yong gave Dong Xuebing a thumbs up and said. “Brother Dong, I am very impressed today. Breaking bricks with one hand… Hahaha…. Terrific!”

“Thank you. I was also forced to do this and had no other choices.” Dong Xuebing smiles. “If I were to change the program, what can I perform? Sing? I can only sing the National Anthem, but if I sing, it will be an embarrassment.”

……

At the same time.

Meng Xianglin, who was looking at his phone in his hospital ward, is sneering.

Ring… ring… ring… this is the call he was waiting for.

Meng Xianglin knew Dong Xuebing’s performance should have finished by now, and quickly answer the phone. “Hello, how did Dong Xuebing fare? Did he break the bricks?”

The background of the caller is very noisy. “Yes… he performed, but…”

“Hahaha… he really performed breaking those bricks? How many bricks did he break?” Meng Xianglin smiles for a few seconds before shouting angrily. “What?! He made all the bricks disappear?! What are you talking about?! Huh?! Magic…? What magic show? Say that again?! He changed the performance into a magic show, and it was a success?!” Meng Xianglin was in a daze and could not even remember when he hangs up the call.

The moment Meng Xianglin regained his senses, he threw his phone onto the floor angrily!

Meng Xianglin was sure that Dong Xuebing had made his condition worse by scaring him, and is determined to revenge. Even when he was forced to retire, he purposely set up Dong Xuebing. But Dong Xuebing still managed to escape and even earned the respect of all the staff.

Dong Xuebing!

Dong Xuebing!

How did he diffuse such a difficult situation?!

“Arggghhhhh!” Meng Xianglin suddenly had a terrible headache, and his condition worsened!

A nurse heard Meng Xianglin’s cries and quickly rush to get the doctors.

……

At around 10 pm, the event ended.

Outside of the Party School, Dong Xuebing noticed it was different from the time he arrived. More people had gone up to him to greet him, and some even invited him to have dinner together. Dong Xuebing knew it must be his performance that had left a good impression with these staff. This is different from his former image of being rash and impulsive.

Suddenly, someone tapped Dong Xuebing’s shoulder.

Dong Xuebing turns and smiles. “Secretary Huang.”

Huang Li laughed and patted Dong Xuebing’s shoulder hard. “Your ‘breaking bricks with one hand’ is very impressive! Well done! Hahaha!” Huang Li said and walked towards his car, which was waiting for him in front.

Dong Xuebing seldom receives praise from the leaders since he was transferred to Yan Tai County.

On his way home, Dong Xuebing’s phone rang.

Xie Huilan called. “You ah… you are always full of surprises. Haha… tonight’s performance is impressive.”

Dong Xuebing felt proud when he heard what Xie Huilan said.

Chapter 338 – Spending Lunar New Year together!

It’s New Year’s Eve.

On New Year’s Eve, a few kids in the County Party Committee Quarters woke up early in the morning and let off firecrackers in the compound. Xiang Zhiyong’s son, Xiao Hua, was one of the kids. They let off ‘two bangs’ firecrackers, hanging firecrackers and fireworks. Dong Xuebing looks at the kids playing from his window while smoking.

Everyone loves Lunar New Year, so does Dong Xuebing. He looks at his watch, and it’s time for him to call home.

It was Dong Xuebing’s Uncle who answered. “…. Hello? Xiao Bing? Happy New Year.”

“Happy New Year to you too.” Dong Xuebing laughed. “Is my Mum in?”

“Xiaoping and the rest are wrapping dumplings. Wait a while. I will call her to answer.”

“No need. I am calling to let you all know that I will not be going back to the village today as I have some work to do. I will return tomorrow. Help me wish my Grandmother, Aunties, and the rest Happy New Year.” Dong Xuebing said and snubbed his cigarette.

“Alright. Your work is more important.” Dong Xuebing’s Uncle knows Xiao Bing is no longer the same as before. He is now a leader in the County, and leaders are often busier during the Lunar New Year holidays. They must send, receive gifts, visit each other, etc. Furthermore, Xiao Bing was newly promoted to be the Chief of the Investment Promotion Agency. He must take note of establishing a good relationship with other leaders.

After hanging up, Dong Xuebing puts on his coat and drove out.

Dong Xuebing had been busy the past few days and had no time to prepare. He drove to a nearby Cigarette and Alcohol shop and realized it was closed. He then drove to a supermarket along Commercial Street. He bought a carton of Zhonghua Cigarettes and a carton of Maotai. He paid and got the staff there to help him carry it onto his Mercedes backseats. After that, he went to a cosmetic shop and bought some cosmetics. These are gifts for other leaders.

On New Year’s Eve and New Year’s Day, government staff will normally send greeting messages or call each other.

From the second day to the fourth day, they will visit each other at their homes. Dong Xuebing had counted, and he must visit quite a several leaders. If he doesn’t prepare now, he will not have enough time.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

“Chief Dong, Happy New Year!” Liu Dahai is the first to wish Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “Thank you. I wish you a happy family and a good career.”

“Hahaha… thank you.”

After that, a lot of people called Dong Xuebing to wish him.

Dong Xuebing had no time to rest. After buying the gifts, he returned home and download some greeting messages. He needs to send different messages to different leaders. It will be disrespectful to send SMS greetings to some leaders. For example, Senior Xie, Xie Huilan’s parents, Huang Li, Geng Yuchao, etc. and he had to call them to wish them one by one.

Who says government leaders are very free?

Dong Xuebing spent the whole afternoon answering and making phone calls.

At around 6 pm, the skies become dark.

Dong Xuebing felt it about time and called Xie Huilan. She does not have any relatives and friends here, and she should be alone. Dong Xuebing had planned to accompany her today, and that’s why he did not return home. But Xie Huilan did not answer his call. He looked out of his window at the building opposite and called Hu Silian’s number.

“Hello, Sister Hu. I’m Dong Xuebing.”

“You think I don’t recognize your number? What is it?” Secretary Hu was puzzled as they had just finished talking over the phone a while ago.

“Is Mayor Xie at home now? How come no one is answering?”

“Oh, the Mayor had gone to attend the County’s New Year Celebration Gala event.”

“Eh? I thought the New Year Celebration Gala event is tomorrow?”

“It is aired tomorrow, but it is not live telecast. That’s why they need to pre-record the show first. I am currently waiting for Mayor Xie outside the venue, and I think it will end around eight or nine pm.”

“Oh… Thank you, Sister Hu.”

“Haha… don’t mention it.”

Although Hu Silian’s position is the County Government Office’s Deputy Chief, her rank and position are lower than Dong Xuebing, but she is the Mayor’s secretary. Her status is different, and even after Dong Xuebing was promoted, he was still very polite. It is the same as Xie Huilan’s driver, Old Yan. Although Old Yan does not hold any rank, even the County Government Office Director had to greet him with a smile.

After hanging up, Dong Xuebing thought for a while and went to his kitchen. He found many chives among the vegetables the civilians gave him and took a box of minced meat and a bottle of Maotai before going downstairs. He looks around sneakily and quickly ran into the building opposite. After taking the elevator up, he looked around. He made sure there are no one around before using his keys to open Xie Huilan’s apartment.

An hour passed.

Two hours passed.

Suddenly, Dong Xuebing heard the sounds of keys, and the door opened.

After closing the door, Xie Huilan took off her heels and wore her slippers, and she noticed a pair of men’s shoes on the shoe rack. She looked inside her apartment and laughed. “Haha… when did you arrive?”

Dong Xuebing stood up. “I thought you will be bored to spend Lunar New Year’s Eve alone. So, I come over to accompany you.”

“I am fine. Isn’t your hometown in Hui Tian County?” Xie Huilan placed her heels onto the shoe rack. “Are sure it is fine for you to not go back?”

“It’s alright. I had called them.”

“Thank you.”

“What’s there to thank?”

Xie Huilan smiles and looks at Dong Xuebing. “I don’t know what I should say. I am very happy that you will be accompanying me today. Haha… On my way back, I was still thinking about what I should do tonight. Watch the gala show on TV alone? It seems boring… Hahaha… Since you are here, let’s make something to eat. Hmmm… if I know you will be coming over, I should have bought some frozen dumplings.”

Dong Xuebing points to the kitchen. “I had wrapped the dumplings, and it’s ready to be cooked when you are hungry.”

“… you finish wrapping the dumplings?”

“Yes… I just finished wrapping them. It’s chives and minced meat dumplings.”

“Haha… this is the first time I am eating my Xiao Dong’s dumplings.” Xie Huilan looks into the kitchen and smiles. “I feel bad letting you cook for me every time. Alright… I shall cook two more dishes for us to eat while drinking. Hahaha… don’t give me that look. Although I am not good at cooking, I can still make some cold dishes. I cannot be letting you do all the work, right?”

Dong Xuebing’s face turns red when he heard Xie Huilan said ‘my Xiao Dong.’ “Let me help you.”

“No need.” Xie Huilan laughed and rolled up her sleeves. “You should be tired. Take a break and watch TV. Ah… the Gala night is starting. Switch to CCTV.”

“Ok. Just prepare a tossed cucumber in the sauce will do.”

“Hmm… I shall see what I have first.”

Dong Xuebing knew Xie Huilan does not have a gentle character. But these few days, her attitude towards Dong Xuebing had changed slightly. Dong Xuebing had held Xie Huilan’s hand and kissed her before his relationship with Qu Yunxuan was exposed. Since then, Xie Huilan is no longer as close to him as before. But now, her change of attitude had given Dong Xuebing hope. Who knows, he might get to hold her hands after a few months.

After about twenty minutes, the dumplings are cooked, and the cold dishes are ready.

Dong Xuebing and Xie Huilan sat in front of the TV to drink and eat.

Most Chinese from the northern region have the habit of watching CCTV’s gala night on New Year’s Eve. But the gala night performances are getting worse. Even the sketch which Dong Xuebing loves the most is getting worse. Luckily, some of this year’s sketches are still fine.

Xie Huilan said. “Xiao Bing, your magic performance yesterday is good enough to be performed on Gala night.”

“That’s right.” There are only the two of them in the apartment, and Dong Xuebing is not modest. “But… I am a civil servant, and it’s not right for me to perform.”

“Hahaha… I was only joking with you, and you treat it seriously?”

Dong Xuebing laughed and took a sip of Maotai. “Oh, do you like dumplings?”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing and smiles. “Can our Xiao Bing’s dumplings taste bad? It’s delicious! Let me count how many have I eaten… twenty-five? Thirty?”

“Have more then. There some still uncooked ones in the kitchen.”

“No… I’m full.” Xie Huilan laughed and looks at her watch. “There are two more hours to midnight. Are we going to sit here and watch TV? This year’s show is quite boring, right?” Dong Xuebing nodded, and Xie Huilan wiped her mouth with a napkin. “Are you full? Let’s play cards. But we must have some punishment for the loser. How about the loser drink a glass of alcohol?”

Dong Xuebing quickly wave his hand. “I am not drinking. I can’t drink anymore.

After getting drunk twice and embarrassing himself, Dong Xuebing is scared to disgrace himself again.

Xie Huilan laughed. “Then what do you suggest?”

Dong Xuebing joked. “Since your apartment’s heater is so warm, the loser must remove a piece of clothing.” After saying that, Dong Xuebing immediately regretted it. What was I thinking?!

Xie Huilan laughed as she looks at Dong Xuebing. “You are too much… Hahaha… Alright. Since I am in a good mood today, the loser will have to remove a piece of clothing.” She stood up and continued. “I am not wearing a lot today. Is it against the rules if I go in and put on more clothing?”

“No… no…” Dong Xuebing got excited.

Chapter 339 – One piece by one piece…!

Evening. 10 pm.

County Party Committee Quarters, Xie Huilan’s apartment.

People are celebrating Lunar New Year with firecrackers outside. It was so loud until Dong Xuebing cannot hear the TV. He closed the curtains and increased the volume of the TV. After that, Dong Xuebing thought for a second and wore back his shoes.

“Sister Xie, are you done?”

“Haha… I am wearing my clothes. Stop hurrying me.”

A few moments later, the bedroom door opened, and Xie Huilan walks out. “Alright.”

“Eh? Didn’t you go and wear your clothes?” Dong Xuebing blinked and asked. “Are you sure you are done?”

“Yes. Let’s start.” Xie Huilan sat down gracefully on the leather sofa.

Xie Huilan was about the same as before, and her hair is pinned up into a bun. Her black ladies’ suit is tight-fitting and showed her figure. Under her suit, she wore a white blouse, and she had put on a pair of black heels. Other than putting on the suit’s jacket and heels, she did not put on anything else.

Dong Xuebing thought Xie Huilan would put on at least three more layers of clothing. He laughed. “Sister Xie, you are the one who did not put on more clothes. Don’t blame me if you lose later.”

Xie Huilan smiles. “We still don’t know who will lose.”

“Shall we start?” Dong Xuebing asked. “What do you want to play, and what are the rules?”

“I don’t know a lot of card games. How about we play something simple? Let’s play ‘Pull the cart.’”

“No… a game will take too long. It will take a long time before I can take off your…” Dong Xuebing quickly stopped. “This game is too simple and will not show our skills. If we are going to play ‘Pull the cart,’ we should choose the sequence of the cards we draw and not the first card. This way, the game will be based on how well we can remember the cards.”

Xie Huilan laughed and nodded. “Ok.”

“Let’s shuffle the cards.” Dong Xuebing rubbed his hands together.

The first game started. Xie Huilan place a card down, followed by Dong Xuebing. She placed another card, and Dong Xuebing place a card down.

Dong Xuebing was very confident initially, as he had played this game since he was young and has lots of experience. Xie Huilan is from a well-to-do family, and she should not have played many card games when she was young. So, Dong Xuebing thought he will win for sure. But after the game started, he realized he was wrong. After both of them had placed all the cards, Xie Huilan showed her amazing memory. Every card she drew from her stack matches the card on the table, and she gets to take away five to six cards from Dong Xuebing.

Dong Xuebing started to sweat.

Xie Huilan drank her tea while playing and even set a trap for Dong Xuebing. When there are more than a dozen cards on the table, she smiles. She drew nine hearts from her stack, and the top card on the table is also nine! She took away all the cards, leaving Dong Xuebing much lesser cards. After that, Dong Xuebing lost all his cards to Xie Huilan.

Dong Xuebing lost the first game.

Xie Huilan laughed. “I said we don’t know who the winner will be, right?”

“Don’t be so happy first. This is only the first game.” Dong Xuebing replied. “Again! I don’t believe I will lose again!”

“Did you forget something?” Xie Huilan laughed as she looks at Dong Xuebing’s body. “The loser must remove a piece of his clothing.”

Dong Xuebing bends over and slowly took off his shoes.

Xie Huilan said. “Shoes are not counted.”

“Why not? If shoes are not counted, why did you put on that pair of high heels?”

“That is to match my clothing. Even if I lose, I will also not take off my heels.”

Dong Xuebing does not believe her. “Socks?”

Xie Huilan laughed and shook her head. “Shoes are not counted, so does socks.”

Dong Xuebing got mad and pointed at Xie Huilan’s feet. “You had taken off your stockings before we ate. Why did you put them on? You must be preparing to use them as one of your clothing pieces. If you lost this round, you would take off your shoes or stockings.”

Xie Huilan crossed her legs and laughed. “Have you been looking at my feet all this while?”

“No. I did not!” Dong Xuebing quickly denied.

“Then how did you know about my stockings? The stockings I wore these few days are a very light color. No one will notice if I am wearing stockings unless they purposely look at my feet. Hahaha…” Xie Huilan wriggled her feet and slipped the back of her feet out of her heels. Leaving her heels dangling on her toes. “You even notice when I had taken off my stockings, and when I put them on again.” Xie Huilan seems to be seducing Dong Xuebing by swinging her heels by her toes slowly in front of him.

Dong Xuebing swallowed his saliva and insisted. “Why should I pay attention to your feet? I just saw it unintentionally when you changed into your slippers.”

“Really?” Xie Huilan batted her eyelashes. “Then I must have misunderstood you.”

When they were in Beijing, Dong Xuebing had used Xie Huilan’s worn stockings to do something bad and was caught red-handed by her. Dong Xuebing is too embarrassed to bring this up again and quickly change the subject. “Alright… socks are not counted. I… I will remove my coat.” Dong Xuebing said and threw his coat on the chair.

“Shall we start the second round?”

“Sure. Shuffle the cards!”

After the first game, Dong Xuebing realized Xie Huilan has an amazing memory. She can remember most of the cards and sequence in her stack. Dong Xuebing no longer took Xie Huilan lightly and started to play seriously. Come on! I don’t believe I cannot strip you naked today! Xie Huilan’s perfect figure is too tempting for Dong Xuebing, and he is determined to see her naked today.

Lady luck is on Dong Xuebing’s side this time, and he finally won.

Xie Huilan laughed. “You are quite lucky.”

Dong Xuebing did not reply and looks at Xie Huilan.

“Stop looking. I did not forget. Hahaha.” Xie Huilan looks down and seems to be considering which piece of clothing to remove.

Dong Xuebing got anxious and lit a cigarette.

Suddenly, Xie Huilan looks up at Dong Xuebing. “Which piece should I remove?”

“Are you asking me?” Dong Xuebing choked. “I get to pick the piece of clothing?”

“I will consider your suggestion.”

“Then…” Dong Xuebing had wanted to say her suit jacket but changed his mind. He gritted his teeth and said. “Take off your blouse!” It is meaningless to take off the jacket as he will not get to see anything. But if the blouse is removed and Xie Huilan is not wearing long john underneath, he will get to see something.

Xie Huilan laughed. “My blouse? No problem.”

Xie Huilan slowly took off her jacket and started unbuttoning her blouse from the top. When she unbuttons the second button, Dong Xuebing was disappointed. He saw a long white john underneath, and the material is very thin. After unbuttoning the last button, Xie Huilan slid the blouse off her shoulders and wore back her jacket.

Although nothing was exposed, Dong Xuebing was still getting excited.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and laughed. “Is it really so attractive?”

“Yes.” Dong Xuebing did not pretend. “You don’t know how beautiful you are.”

“Haha… Thanks for the compliment.” Xie Huilan suddenly said. “Since I had let you pick which clothes to remove, I will get to pick which piece of clothing if you lose, right?”

“… ok.” Dong Xuebing replied.

The third game started.

About fifteen minutes later, Dong Xuebing lost badly to Xie Huilan again.

Xie Huilan laughed. “It’s my turn to pick, right?” She looks at Dong Xuebing from top to bottom.

“Which do you want to pick?” Dong Xuebing felt the hair on his back stands.

Xie Huilan’s eyes stopped at Dong Xuebing’s pants and narrowed her eyes. “If you are wearing something underneath, take that off, ok?”

Dong Xuebing took a deep breath. “What do you mean?”

“… what do you think?”

“Sister Xie… can you don’t do this?” Dong Xuebing grumbled. “This is too progressing too fast, and you are asking me to take off my underwear?!” If he knew earlier, he should have… Sigh… Dong Xuebing is regretting choosing the piece of clothing for Xie Huilan. He recalls back what Xie Huilan said earlier. If he wants Sister Xie to remove her underwear, she will definitely refuse. This is cheating. “No. Cannot.”

“Are you trying to go back on your words?”

“Your request is ridiculous. Fine. I will remove it, but I will remove it in the toilet.”

Xie Huilan refused. “Haha… It will not be fun if you are not taking it off in front of me.”

Dong Xuebing grumbled in his heart. You might find it fun… but you had made me hard, and it is too embarrassing if I take off my pants now.

Xie Huilan finally gave in and suggested. “It’s fine if you don’t want to take it off your underwear. But you must remove two pieces of clothing.”

Dong Xuebing thought for a while, and took off his shirt and pants, leaving only his long john. I don’t believe I cannot strip you naked today! You dare to laugh at me?! I will make you cry!

Chapter 340 – Naked!

Night. 11 pm.

It’s an hour away from the New Year.

Dong Xuebing, who had only his long john pants left in the living room, felt he was tricked by Xie Huilan. Sister Xie is on a winning streak, and Dong Xuebing knows he cannot continue to lose. He had trained his memory when he took the Civil Servant exams and is confident that he will not lose so badly. He must win.

The next game started.

Dong Xuebing concentrated on the cards and was not distracted by Xie Huilan’s sexy figure. He did not even look in her direction.

Xie Huilan laughed. “Do you need to be so serious?”

“You will not be saying this when you are almost naked.” Dong Xuebing stared at the cards to memorize them.

“You still have three pieces of clothing left, right?” Xie Huilan threw a card down. “It’s still early. Slow down. Hahaha.”

Dong Xuebing thought to himself. I shall see if you can still laugh later. Dong Xuebing is serious now, as he is determined to look at Xie Huilan’s sexy long legs.

Dong Xuebing had put all his concentration into the game and had gotten some results.

Ten minutes later, Dong Xuebing won this round.

Dong Xuebing is overjoyed. “It’s my turn to pick my choice of your clothing.”

Haha! I can finally see more of her flesh!

“Hehe… picking the piece of clothing is the last game. I did not say it will apply to this game, right?” Xie Huilan crossed her legs and took off her suit jacket. “Alright. Let’s start the next game. I think I should treat this game seriously now.”

Dong Xuebing: “……”

“What’s wrong? Hurry up and shuffle the cards.”

“Sister Xie, I realized that you are very cunning.”

Xie Huilan laughed. “Being cunning is an important requirement for a government official. Are you praising me?”

Dong Xuebing is speechless. Everything must be going according to Xie Huilan’s rules. This is cheating! Fine. “Hold on. Let’s set the rules before we start this game. Why must I give in to you when I win, and I must listen to your rules when you win?”

Xie Huilan looked at her watch and laughed. “Alright. It’s almost midnight, and we still need to countdown to the Lunar New Year. How about the loser take off three pieces of clothing in this game?” Even if Xie Huilan takes off three pieces of clothing, she will still have her underwear on.

Dong Xuebing tapped on his thighs. “It’s cold today, and I am wearing two long john pants. That means I still have four pieces of clothing on me. The loser shall take off four pieces of clothing.”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Ok. Four pieces of clothing.

Dong Xuebing rolled up his sleeves and took a deep breath. “Let’s start.”

This game is either make or break!

Dong Xuebing shuffled the cards and dealt the cards.

Dong Xuebing and Xie Huilan did not say a word, and they tried to memorize all the cards. Xie Huilan’s memory is much better, and every time she threw a card out, she can collect two to five cards from Dong Xuebing. This game is not in favor of Dong Xuebing, and he started to sweat. No… I will lose if this carries on. No matter how hard he tried, he can only remember a small portion of cards.

Five minutes…

Ten minutes…

Suddenly, Dong Xuebing has an opportunity.

Dong Xuebing had won Sister Xie’s K, and he held Ace in his stack. There are no more cards on the table, and Dong Xuebing threw out the K. As the number of cards on the table increases, Xie Huilan made a few mistakes, and Dong Xuebing threw out his Ace. He won all the cards on the table!

Xie Huilan does not have many cards left, and Dong Xuebing finally won against her after half an hour!

I won! Hahaha!

Dong Xuebing is very excited. This time, he can finally see more of Xie Huilan!

Xie Huilan pushes the card away from her and laughed. “Do you need to be so happy?”

“Sister Xie, we agreed on four pieces of clothing earlier.” Dong Xuebing sat up straight and looks at Xie Huilan. “You cannot go back on your words this time.”

Xie Huilan smiled and stood up. Her hands reached for her waist and unbuckled her belt. After that, she unbuttoned her pants and slowly slide her pants down her long legs. She stepped out of her pants and place it on the sofa. She took off her long john top and threw it aside. Xie Huilan seems to like black colored underwear. This time, she is wearing a pair of black bra with small red prints.

Dong Xuebing is looking at her body without blinking.

Xie Huilan glanced at Dong Xuebing and took off her long john pants.

Xie Huilan’s long sexy legs are finally exposed to Dong Xuebing, and he even gets to see her lacy underwear.

Xie Huilan is left with her bra and underwear now.

“How many pieces have I taken off?” Xie Huilan stopped.

“… three pieces.” Dong Xuebing replied. “You still need to take off one more piece.”

Xie Huilan laughed. “Really? How come I think I had taken off four pieces? Can you count again?”

“Your suit pants, long john top, and long john pants. I don’t need to count.” Dong Xuebing’s eyes are roaming on Xie Huilan’s body. This is the chance of a lifetime, and he will not miss it.

Xie Huilan did not move and looks at Dong Xuebing. “Can I owe you this piece of clothing?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Sister Xie, we had agreed on the rules, and you are the one who suggested this. Furthermore, err…” Dong Xuebing lowered his voice. “It’s not like I had not seen you naked before.” When Dong Xuebing saved Xie Huilan from drowning and brought her home, he had seen her naked before. Xie Huilan was generous at that time and did not even try to cover herself up. Dong Xuebing knew Sister Xie is not someone shy because of that incident.

Xie Huilan laughed. “How can you compare then and now? I had no choice at your place as all my clothes are wet. Furthermore, I was puking at that time.” She said and sat down on the sofa. “It’s almost time for the countdown to Lunar New Year. Can you let me keep some modesty?”

Dong Xuebing had wanted to say no but gave in. He sighed and said. “Alright…”

It’s such a pity. Dong Xuebing thought he could look at Xie Huilan’s breasts up close this time.

Xie Huilan laughed. “Can I wear back my clothes?”

“Ok. Don’t catch a cold.” Dong Xuebing did not wear back his clothes as the apartment is not cold. Moreover, he is still wearing his long johns.

Xie Huilan carried her clothes back into the bedroom. After a while, the door open and Dong Xuebing heard her heels.

Dong Xuebing turned and was shocked. Xie Huilan was wearing a white blouse with a plunging neckline and is not wearing her long john. Part of her black bra is showing, and she is only wearing a pair of stockings at her bottom. It was too sexy.

“Why are you not wearing your clothes?” Dong Xuebing pretended to ask. “It’s cold.”

“Haha… This is what I wear at home. It’s comfortable.”

Dong Xuebing remembered the last time he came to Xie Huilan’s apartment during their quarrel, she was only wearing a thin top and no pants. Now, her blouse is long enough to cover her lacy black underwear, and it looks sexier. Dong Xuebing knew no one will wear stockings and heels at home… Is she wearing stockings and heels for him?

Dong Xuebing is getting heated up.

Xie Huilan walked over to the sofa and crossed her legs.

Dong Xuebing felt he is on fire. He looks at her thighs and legs. Xie Huilan’s dressing is too seductive for Dong Xuebing. “Sister Xie…”

“Huh?” Xie Huilan turns to Dong Xuebing.

“Can I kiss you?”

“Haha… what if I say no?”

“Err… can I touch your legs?”

“… what do you think?” Xie Huilan smiles.

Dong Xuebing got bolder after looking at Xie Huilan’s expression. He reached out for Sister Xie’s neck and lowered his head. Xie Huilan was still looking at him with a smile. Dong Xuebing looked at her and kissed her. He bit her lips and sucked on her tongue.

Dong Xuebing finally kissed Sister Xie again after a long time.

Dong Xuebing is overjoyed and kissed her for a while.

Xie Huilan did not kiss him back but remained there expressionless for him to kiss.

Dong Xuebing did not expect Xie Huilan to react because he was still feeling guilty about that incident with Aunt Xuan. Being able to kiss Xie Huilan is already a breakthrough.

Their lips separated. Dong Xuebing smiled and held Xie Huilan’s hand.

Xie Huilan also tightened her grip on Dong Xuebing and stroked Dong Xuebing’s fingers lightly. “It’s starting…”

The countdown for Lunar New Year started.

Dong Xuebing and Xie Huilan held hands and watch the TV host counting down.

“10… 9… 8… 7… 6… 5… 4…”

Dong Xuebing tightens his grip on Xie Huilan’s hand.

“3…”

“2…”

“1…”

“Wooo!”

Lots of firecrackers and fireworks were let off!

Everyone in the quarters and in the TV cheered!

Dong Xuebing laughed. “Sister Xie, we had held hands from last year to this year… We held hands for a year!”

Xie Huilan pushes Dong Xuebing’s other hand, which was on her thighs, away, and laughed. “You had also touched my thighs for one year. You had taken advantage of me for one year too.”

Chapter 341 – Confirming the marriage date!

After midnight, it’s the start of the New Year.

Dong Xuebing heard the loud firecrackers outside and ran over to his bag to take out some sparkles. He gave half to Sister Xie, and Xie Huilan took out one stick. Dong Xuebing quickly lit it with his lighter and lit one himself. The living room immediately lit up from the sparkles.

Xie Huilan waved the sparkle. “It’s almost ten years since I played with these. Time passes so fast.”

“Really?” Dong Xuebing lit up another sparkle after the one he was holding finished burning. “Don’t you play with firecrackers during New Year?”

Dong Xuebing will let off some firecrackers every year.

“I worked in the Finance Ministry after I entered the government service and was so busy until I don’t have time to celebrate New Year. After getting some experience there, I was transferred to the Central Government Publicity Department, News Agency, as the Deputy Bureau Director of their research department. I am also considered a leader, and it’s not nice to be seen letting off fireworks. Our family also does not have the tradition of letting off fireworks.” Xie Huilan said and threw the sparkle away. She took a new one for Dong Xuebing to light it. “The last time I played with sparkles is when Xiao Hao was still very young. He kept dragging me out to play with him by the roadside. It’s been so many years.”

More than a dozen sparkles had finished burning.

Dong Xuebing laughed. “Do you want me to go home and get more?”

“That’s enough.” Xie Huilan covered her nose and coughed. “It’s too smoky. Open the windows.”

“Ok. But you must put on some clothes first. It’s cold.”

“… ok. You should wear back your clothes too.”

Dong Xuebing walked over to the window and opened it, letting the wind clear the smoke.

Behind Dong Xuebing, Xie Huilan puts on her pants on the sofa. Even her movements are graceful when she was putting on her pants. Dong Xuebing looks at her in a daze and quickly looks away when she buckles her belt.

After the smoke is cleared, Dong Xuebing closed the windows.

Xie Huilan smiled and said. “Xiao Bing, come over for a while.”

“Huh?” Dong Xuebing walked over and sat beside Xie Huilan. “What is it?”

Tap… tap… Xie Huilan tapped on her thigh. “Come over and place your head here.”

“Place my head on your lap?” Dong Xuebing was surprised. “What does this mean?” He asked but quickly laid down on the sofa and rested his head on Xie Huilan’s lap. Her thigh is soft and warm.

Xie Huilan smiled and stroked Dong Xuebing’s hair and touched his face. It is like examine a piece of antique. She touched Dong Xuebing’s hair, face, brows, lashes, nose, lips, etc. lightly.

Dong Xuebing felt good and ticklish. He closed his eyes and asked. “What are you doing?”

“Thank you for accompanying me today. Thanks to your dumplings and sparkles, I had a good time this Lunar New Year.”

“Hmm… are you satisfied?”

“Yes.”

“Then shouldn’t you give me some rewards?” Dong Xuebing said shyly. “Kiss me again.”

Xie Huilan laughed. “Don’t be too much. Hahaha… You had kissed me earlier. No more.”

Dong Xuebing turned his body sideways slowly, and his face is facing Xie Huilan’s tummy. His face and mouth are only centimeters away from Xie Huilan’s private parts. He closed his eyes and pretended to be resting. But he is sniffing her body smell with his nose and mouth.

Sister Xie’s body smell was sucked into Dong Xuebing’s lungs.

Xie Huilan laughed. “You… can you behave yourself for a while? What are you sniffing?”

“I am not sniffing. I am just breathing.” Dong Xuebing’s face turns red.

“Who breath so hard like you? Huh?” Xie Huilan was not blushing and touched Dong Xuebing’s lips with her thumb. “Lay down properly and stop moving about.”

Dong Xuebing nodded.

Suddenly, a mobile phone rang.

Xie Huilan reached over to the coffee table and picks up her phone. “Hello… Oh… Yuchao… Haha… Happy New Year to you too… thank you.” After that, Xie Huilan received a few more calls wishing her a Happy New Year. Many people like to call at around midnight.

After Xie Huilan ended the calls, Dong Xuebing suddenly remembered that he still did not wish Xie Huilan’s mother, Han Jing, to be happy. He quickly asks. “Sister Xie, what is your mother’s phone number? I still have not sent her my New Year greetings.”

“Wait a while.” Xie Huilan called her mother on her phone.

Dong Xuebing did not get up and was still lying on Sister Xie’s lap.

The line got through. “Hello, Mum… yes… Please wait for a second. Xiao Dong wants to talk to you…” Xie Huilan passed the phone to Dong Xuebing.

Dong Xuebing quickly sat up and answered. “Auntie… I’m Xiao Dong.”

Madam Han laughed. “Are you spending the New Year with Huilan? Both of you are really close.”

“Errr… I had called your house this afternoon, but no one answered. I also don’t know your mobile phone number, and I wish you a Happy New Year now.|

“Thank you.” Madam Han chatted with Dong Xuebing for a while and suddenly said. “I heard Senior Xie had given you and Huilan writing. Match made in heaven?”

“Yes…”

Madam Han paused for a second and laughed. “Since Senior Xie had given his words, it’s time to confirm you and Huilan’s relationship. I had discussed with Huilan’s father after you all left and asked the rest of our family for their opinions. We decided to wait until you are promoted to Deputy Director before both of you get married in Beijing. You two will hold your wedding in Beijing, and I will help you all with the preparations. Hahaha… What do you think?”

Dong Xuebing was stunned. “Marriage?”

“Yes. Huilan is not young anymore, and it’s time for her to settle down.”

Han Jing had considered for a long time before coming to this decision. Xie Huilan’s position is getting higher and is currently a Director ranked leader. As she got climbed up the ranks, her flaw is getting more obvious. She is too young and single. In politics, the family relationship is critical. If a leader had not settled down, his or her career would be affected. Even a divorcee is better than someone single. At the Bureau Director level, how many of them are single?

That’s why Xie Huilan’s marriage must be brought forward.

But Dong Xuebing is currently the head of the Investment Promotion Agency and is a department under the County Government. His top boss is Xie Huilan, and this is considered a conflict of interest. If they announced their relationship, one of them must be transferred away. Dong Xuebing’s rank is only a Section Chief, and is very young. If they held their wedding now, there would be gossips. Han Jing wants to wait until Dong Xuebing is promoted to the Deputy Director level before getting married.

Dong Xuebing felt his heart racing.

Marriage? I will be getting married to Xie Huilan?”

No words can describe Dong Xuebing’s feelings!

Dong Xuebing had thought marriage with Xie Huilan was out of reach even after Senior Xie and the Xie family had approved him. But now, Madam Han is telling him that if he got promoted to Deputy Director, he would get married to the woman of his dreams. He will get to hug and kiss her to sleep every day.

Dong Xuebing was stunned. “Auntie, what about Sister Xie…”

Madam Han laughed. “I spoke to Huilan yesterday, and she agreed.”

Agreed?! Xie Huilan had agreed to this arrangement?!

After hanging up, Dong Xuebing looks at Xie Huilan. “Your mother said after I got promoted to Deputy Director, we will…”

“I know.” Xie Huilan laughed and held her teacup with both hands. “That’s why you must do a good job in the Investment Promotion Agency and get good results. If not, you must wait for at least three to four years at your age. If something happens during this period, you might not get promoted in your lifetime. Hahaha… It’s not easy to be my husband. Are you feeling the pressure now?”

Dong Xuebing wants to get married to Xie Huilan even in his dreams.

Xie Huilan is a perfect woman. Her face, figure, character, capabilities are all outstanding. Although she is overbearing at times, to Dong Xuebing, this is not her flaw. Instead, he loves this overbearingness of her.

Dong Xuebing is very, very, excited.

But after calming down, Dong Xuebing is troubled.

Dong Xuebing is too greedy. He wants to marry Xie Huilan, but also wants to marry Qu Yunxuan. To him, Aunt Xuan is also perfect and is also Dong Xuebing’s dream girl. But the law states that he can only marry one woman. Suddenly, his relationship problems surfaced again.

Xie Huilan…

Qu Yunxuan…

Damn! Who should I marry?!

Dong Xuebing felt it’s wrong for him to think this way, and it is disrespectful to both women. But… he must make a decision.

Chapter 342 – 5-year agreement!

Xie Huilan… Qu Yunxuan…

Dong Xuebing could not make up his mind.

“What are you thinking?” Xie Huilan placed her teacup on the table and asked.

“Err… nothing.” Dong Xuebing sat down on the sofa with a gloomy expression.

“Are you thinking about Yunxuan? What will happen to her if we get married? How are you going to face her? Right?” Xie Huilan laughed and narrowed her eyes. “You… you are a flirt and is not satisfied with only a girlfriend. Haha… but to put it more nicely, you are sentimental and value feelings. You like both of us and do not want to hurt anyone of us, right?”

Dong Xuebing nodded. Sentimental and value feelings are the right description.

Xie Huilan laughed. “You had thought too highly of yourself! If you are sentimental and value feelings, you will not flirt with other women after you got a partner!”

“You are right. I deserved to be scolded.” Dong Xuebing sighed.

“Alright. Look at your sad face.” Xie Huilan crossed her legs. “I had discussed with Yunxuan about this.”

Dong Xuebing was shocked. “What have you discussed with her?”

Xie Huilan laughed again. “Of course, it’s about marriage and our relationship issues. Do you think we have not done anything since that incident? We did not mention anything to you because we are afraid that your heart might stop again. Yunxuan and I had contacted each other many times and even met up twice in the past month. We had come down to a decision.”

Dong Xuebing swallowed his saliva. “… what’s the decision?”

“Do you want to know?” Xie Huilan turned her head away. “Call and ask her yourself.”

“Ah… please tell me.”

“You will know when you ask her.”

Dong Xuebing saw Xie Huilan refusing to answer him and picks up his phone cautiously. Today, his small iPhone felt so heavy. He looked at Xie Huilan and walked into the bedroom. After closing the door, he paced up and down for a while before calling Qu Yunxuan.

Ring… ring… Xie Huilan answered.

“Hello, Aunt Xuan. It’s me.”

Qu Yunxuan laughed. “Haha… didn’t you just called me this morning? I am about to sleep.”

“Aunt Xuan. Are you hiding something from me?”

“… what is it?” Qu Yunxuan replied after a slight pause.

“Sister Xie told me that both of you had discussed something.”

“Oh…” Qu Yunxuan paused for a few seconds and replied. “Didn’t she tell you about it?”

“She asked me to ask you.” Dong Xuebing got anxious. “Aunt Xuan. Please tell me now.”

There was a long pause, and it made Dong Xuebing more anxious and scared. After a few seconds, Qu Yunxuan said. “Both of you will get married first.”

Dong Xuebing could not believe his ears. “How can I do that? You… what about you…”

“I thought you had forgotten about me.”

“Sigh… I will never forget you. What are you talking about?”

“At least you still have some conscience. Hmmm… I had discussed with Huilan over the past few days, and we quarreled several times. Don’t ask me about the process, and I will only tell you about the outcome of our discussion.” Qu Yunxuan continued. “You had saved my life once and saved Huilan twice. Both of us owe you too much, and since this had already happened, there is no point arguing over it. So, Huilan and I will each take a step back and think of a way to solve this problem. Both of us are not willing to back off, and we decided to let you get married twice.”

Dong Xuebing was stunned. “Twice? What do you mean?”

“That means Huilan, and you will get married first. She is a Mayor and is from a good family. She can help you in your career, and this is something I cannot do. But five years later, both of you must divorce and get married to me. Then… after another five years… it will be up to you to decide. If you want to get back with Huilan, I will not stop you.”

“Five years? Marriage?” Dong Xuebing was speechless.

“Yes. Other than this arrangement, we can’t think of any other solution to solve our relationship issue. To be honest, I want to get married to you first. But Xie Huilan also wants to get married first. So, we made a bet on the first digit of the lottery a few days ago. I bet on odd, and she bet on even. In the end, the first digit of the lottery is 6, and she won. So… you can get married to her first. What do you think?”

Dong Xuebing’s mind is blank, and could not think about anything at all. “This… five years? Err…”

“You don’t like this arrangement?”

“No… but… but will this work?”

“Now, it is not about whether if this can work or now. This is the only solution. Do you think I want to wait for five years? Do you think I want you to get married to Huilan? Didn’t you say you want to get married to both of us?! Then tell me! What should I do?!” Bam… bam… bam… other than the firecrackers going off in Qu Yunxuan’s background, Dong Xuebing could also hear her hitting her bed. Qu Yunxuan is angry.

Dong Xuebing quickly says. “Don’t get angry… It’s all my fault.”

“……” Aunt Xuan did not say anything.

“I am not saying this will not work. But… but I felt sorry towards both of you.”

“Xiao Bing.” Qu Yunxuan suddenly sighed. “I don’t want you to be troubled over this problem. When you collapse suddenly, and the doctor gave us the critical notification document, I was almost scared to death. I don’t want anything else as long as you are healthy. I am serious. If you think Huilan is better, I can give up and will not force you. I… I will be fine by myself.”

Dong Xuebing was touched. “No… I will not let you be alone.”

“Are you going to agree to what Huilan and I discussed?”

“Yes.” Dong Xuebing felt guilty. “Aunt Xuan. Thank you.”

“What’s there to thank me? I had watched you grow up, and as long as you are happy and healthy, I will be grateful.”

“… Thank you.”

“Haha… why are you thanking me again?”

Qu Yunxuan is too caring and gentle, and Dong Xuebing was also touched by Xie Huilan giving in to him. Both women are perfect in their own ways, and yet they had come up with this agreement because of him. Each person will get married to Dong Xuebing for five years, which Dong Xuebing wished for. His wish had come true, but at the same time, he felt more guilty towards them. Because of him, both women had to make such a big sacrifice.

No words can describe Dong Xuebing’s feelings, and his eyes turned red.

At this time, the bedroom door opens, and Xie Huilan entered.

“Ah, why are your eyes red?” Xie Huilan laughed. “Did your Aunt Xuan scold you?”

Qu Yunxuan heard Xie Huilan’s voice and said. “Huilan is beside you? Xiao Bing, turn on the speakerphone.”

Dong Xuebing hesitated for a second and turns on the speakerphone.

Qu Yunxuan said. “Huilan, I had told Xiao Bing about what we discussed, and he is fine with it.”

Xie Huilan laughed. “Do you think he will reject this proposal? He must be jumping with joy in his heart now.”

“No!” Dong Xuebing quickly explained himself.

Qu Yunxuan continued. “But as we agreed before, no one knows what the future has for us. Huilan, if after you two get married, and Xiao Bing cannot stand you, the five-year agreement will be void. Xiao Bing can get married to me before five years is up. This is what you agreed, right?”

Xie Huilan nodded. “I am afraid that after Xiao Bing spent five years with me, he will forget about you. At that time, the agreement will also be void. Right?”

“Yes.” Qu Yunxuan replied.

“Alright.” Xie Huilan replied. “That’s settled.”

Dong Xuebing will always be covered in a cold sweat whenever he saw Xie Huilan, and Qu Yunxuan speaks. He nervously interrupts. “Sister Xie, Aunt Xuan… I don’t have looks and character. How can I let both of you do this… I… I don’t know what to say… I…”

Xie Huilan laughed and looked at Dong Xuebing. “If you don’t know what to say, then don’t say anything. Do you think that you are not worth it for us to fight over you? We are also not stupid. This five-year agreement is between the three of us. None of us know if this is the right decision, but time will give us an answer. Stop saying you are sorry. It’s irritating. Hahaha.”

Qu Yunxuan added. “I agree with what Huilan said. Xiao Bing, you don’t need to be sorry for us. Huilan and I can still talk to you now are because you risked your life to save us. How many times have you almost died because of us? It should be us who should thank you. Without saving our lives, we will not be talking about our relationship. So, stop thinking that you owe us a lot.”

Dong Xuebing paused for a long time and said. “Thank you.”

Qu Yunxuan scolded angrily. “If you say those words again, I will smack your ass!”

Xie Huilan laughed. “After we got married, I will consider using this method too.”

“You dare?!” Qu Yunxuan raised her voice.

Xie Huilan narrowed her eyes and said. “Are you trying to side him? Why can you smack him, and I can’t?”

“I am only scaring him and will not really smack him!”

Both women started arguing again, but it was more in a joking manner.

Dong Xuebing looked at them and was touched.

Dong Xuebing’s relationship problem had been troubling him for a long time, and it was finally solved. He felt he had owed these two women too much and could not repay them.

Chapter 343 – Everything is for his marriage!

2 am. Some people are still letting of firecrackers outside.

The phone call with Qu Yunxuan was almost an hour. After hanging up, Dong Xuebing and Xie Huilan walked out to the living room and sat on the sofa. He poured a cup of hot tea and gave it to her. To Dong Xuebing, Qu Yunxuan is always very caring towards him. She is willing to do anything for him, and this is her character. Dong Xuebing is the world to her, and would rather suffer silently than letting him worried.

But Dong Xuebing is surprised to discover Xie Huilan is also the same.

Aunt Xuan had grown up in an ordinary family, but Xie Huilan is different. Other than Xie Huilan’s family background, she is the Mayor of a County. It’s hard for her to decide as she must face the stress from her family and workplace. What will happen after five years? This is no longer about her relationship problems. It will affect her reputation, etc.

“Sister Xie.”

“… Huh?”

Dong Xuebing looks at Xie Huilan in her eyes lovingly.

Xie Huilan took the tea from Dong Xuebing and smiles. “Don’t look at me like this. If you try to scare me again… Hehe…”

“Huh? When did I scare you?”

“The way you look at me earlier is scary. Haha.”

“I am very serious, and stop interrupting me.” Dong Xuebing puts on a straight face. “Sister Xie, no words can descript how grateful I am… I…”

“Are you reciting a poem?” Xie Huilan smiles. “Also, do you think I am willing to get married and then divorce?”

“Ah?” Dong Xuebing was stunned. “But the five-year agreement you mentioned earlier… each person will get five years. You… did you change your mind?” Damn! I was happy for nothing. How can you change your mind so fast?

Xie Huilan placed her cup on the coffee table. “How can the man I love not to stay by my side forever? I agree with the five-year agreement, but do you think you will want to divorce me after living with me for five years? You will be the one who will be making the decision. If you don’t want to get married to Yunxuan, then this agreement will be void.”

Dong Xuebing was shocked. “That means you had tricked Aunt Xuan?”

“No. I am not tricking her, and Yunxuan must be thinking the same thing too. Do you think your Aunt Xuan is willing to share her man with another woman?” Xie Huilan replied calmly. “I know what Yunxuan is thinking. She must be thinking of ways to tie you down after getting a divorce and making your stay with her after five years. This way, she can spend the rest of her life with her. What she needs to do now is to wait for five years.”

Dong Xuebing was covered in a cold sweat. He knew this agreement will not be so simple.

Xie Huilan continued. “Everyone has their own thoughts. You, Yunxuan, and I are the same. I always felt that one can be half-hearted physically but not emotionally. This five-year agreement is only to settle our problem. Remember this. We are not giving in, or at least I am not giving in. If we get married, I promise to spend the five years serving you nicely and make you be faithful and forget about Aunt Xuan. No woman will tolerate her husband has another woman, right?”

Dong Xuebing knocked his forehead. When Aunt Xuan and Sister Xie told him about the five-year agreement earlier, he was touched and excited. He thought both women are willing to share him. But this is not the case! I should have known better! It might be possible for Aunt Xuan, but Sister Xie’s character will never agree to it.

Xie Huilan laughed. “Of course, if you are determined and really love both of us, you can go and look for your Aunt Xuan after five years. I will not say anything. Haha… We decided to tell you about our decision is because we want you to be prepared and let you know that the world does not revolve around you. A relationship is selfish, and if you think we are willing to sleep on the same bed with you simultaneously, you are wrong. Hmmm… are you thinking of this?”

“No! Absolutely, no!” Dong Xuebing replied.

Dong Xuebing was embarrassed as he was still thinking about this earlier.

“Good to know this. This is a reminder for you.” Xie Huilan replied. “Don’t be too optimistic, and this is the same in government service.”

Dong Xuebing finally understood. Aunt Xuan and Sister Xie had agreed to the five-year agreement are not because they accepted each other. He organized his thoughts for a while and said. “Sister Xie. I don’t care what you and Aunt Xuan are thinking. Those are your problems. I am grateful for you and Aunt Xuan to agree to marry me. Although you are saying this is not giving in and you have plans, the truth is you are making a big sacrifice for me. This sacrifice is too big for me to repay you in this lifetime.”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “… Glad that you are aware of it.”

Dong Xuebing still has some words which he did not say. He is the biggest winner in this agreement, and both Xie Huilan and Qu Yunxuan had made sacrifices for him. He will not let anyone of them down. This agreement will not be void. No matter how well Xie Huilan treated him during their marriage, he will still get married to Aunt Xuan five years later. Dong Xuebing is also hoping that their relationships can be improved. Who knows if Sister Xuan and Aunt Xuan will share the same bed with him in the future? This might be too much, but which man doesn’t want to have a harem?

Sister Xie wants to use these five years to tie Dong Xuebing down…

Aunt Xuan wants to tie Dong Xuebing down for the rest of his life after five years…

Dong Xuebing wants to settle both of them during this period…

Damn! This is getting more complicated!

Dong Xuebing is still overjoyed and grateful. This five-year agreement will ease some of the tension and allow him to sort things out.

“Oh, I need to tell you something.” The Gala night had ended, and Xie Huilan switched off the TV.

Dong Xuebing looks at Xie Huilan. “What is it?”

Xie Huilan laughed and place the remote control aside. “I need to remind you not to be happy now. What we discussed earlier are only assumptions. It’s not that easy for us to get married. My mum had told you the pros and cons earlier, right? You must focus on your work and get promoted to Deputy Director first before we can get married. That will be the time when the five-year agreement takes effect. If you did not perform well at the Investment Promotion Agency and takes more than ten years to be promoted, my hair will be white. Your Aunt Xuan can’t afford to wait for you so long. Even if she is willing to wait, her looks will be gone. We are not like you. Yunxuan and I are no longer young.”

Dong Xuebing thought to himself. Damn! I was still overjoyed and thinking of getting both women with this five-year agreement. Now, the issue is when I can get married to Xie Huilan. After we get married, the five-year agreement will take effect, and I can marry Aunt Xuan five years later.

Dong Xuebing felt the pressure.

Deputy Director is still a long way from Dong Xuebing. He had only been promoted to Section Chief and doesn’t know when he will get promoted again. Xie Huilan had made it sound easy, but it is not as Sister Xie’s family will not want to let her wait too long.

If Dong Xuebing takes seven to eight years to get promoted to Deputy Director, Sister Xie will be almost 40 years old. The Xie family will not let Xie Huilan wait for him. This is impossible! Who knows if the Xie family will arrange another marriage for her again?

Dong Xuebing suddenly felt this might be a test by Xie Family.

Section Chief and Deputy Director have a wide gap. This is much harder than getting promoted from Deputy Section Chief to Section Chief. Furthermore, Dong Xuebing is only 24 years old. It is no longer the issue of knowing some leaders. Suppose Dong Xuebing can climb up to Deputy Director within two to three years. In that case, Xie Huilan and her family will agree to this marriage. But suppose he takes longer than five years. In that case, the Xie family will think he is not suitable to be a government official. They might object to this marriage.

There is a high possibility this might happen!

The more Dong Xuebing thinks about this, the more he felt this is a test of his abilities. Madam Han said that the marriage must wait until after he got promoted to Deputy Director for various reasons. But it is more likely a test for him!

No! I must get promoted to Deputy Director before everything changes!

Dong Xuebing is not only doing this for the Xie family’s test. He is also afraid Xie Huilan and Qu Yunxuan might leave him for someone else!

Dong Xuebing had never felt so motivated in his life!

Everything is for his marriage!

Chapter 344 – First day of work!

First day of Lunar New Year…

The second day of Lunar New Year…

The third day of Lunar New Year…

After a few days of celebration, the Government service returned to work.

Today is Dong Xuebing’s first day of work.

Dong Xuebing woke up early in the morning and stood in front of the mirror to check his dressing. He adjusted his collar several times and decided not to wear a tie. He will look too serious if he wears a tie. On his way out of the bathroom, he saw two cockroaches in a corner. He immediately stepped on them, picked up the dead roaches with toilet paper, and flushed them away.

Dong Xuebing is particular with roaches and went out to call the County Party Committee Quarters’ guardroom. He wants to get them to arrange pest control personnel to get rid of these pests. If these cockroaches are not killed, they might crawl all over him at night.

After hanging up, Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing looked at the caller display and answered. “Sister Xie.”

Xie Huilan laughed. “Yes. I just finished washing up. What about you? Are you ready for your new role?”

“Yes. I am prepared to go all out!” Dong Xuebing replied energetically.

“Haha… it’s good to be motivated. But I still need to remind you. You can choose whether if you want to listen. It’s up to you.” Xie Huilan is sharing her experiences. “I know you had not done anything related to investment promotions, and you do not know anything about the work there. But you are the Head of that department, and you don’t need to do everything yourself. You don’t need to go out to find investors. It should be the opposite. Your task is the settle the internal affairs, control your people, set a direction, and let your staff do what they are supposed to do. This way, you can attract investments. If your staff does not even follow your orders, how are you going to get investments?”

Dong Xuebing listened attentively. “I will take note of this.”

“Haha… you better remember this. You had always been ignoring my advice.”

“No… I am serious.” Dong Xuebing replied. “I know I am inexperienced in the government service, and this is the first time I am the head of a department. With your advice, I know what I should do. Sister Xie, please guide me along if you see me doing something wrong.”

Xie Huilan laughed. “Don’t be too modest. Your violent way of doing things is not that bad too. You had joined the government service for a year and a half and can achieve good results. No one can say you are not capable. How many people are politically mature at your age? Even my father did not reach your level at your age.”

“Huh? How can you compare me with your father?”

“Just look for me if you face any problems. I might not be able to teach you, but we can discuss it.”

“Sure. I have something to discuss with you now.”

“… What is it?”

“My apartment is infested with cockroaches. I had gotten a pest control company to spray insecticide, and the smell should remain at night. I don’t think I can sleep at home tonight.”

“Then what do you want to do?”

“Err… can I sleepover at your place tonight?”

“Haha… ok.”

“… really?”

“Of course. Haha… if you are promoted to Deputy Director now, not only I will let you stay at my place. I will even sleep with you.”

Dong Xuebing felt his heart racing. “Don’t worry. I will do a good job in Investment Promotion Agency!”

Xie Huilan smiled and replied. “Work hard. I am waiting for you on my bed.”

Dong Xuebing is afraid if he listens to Xie Huilan’s seductive words any longer, he will have no mood to go to work. He quickly says goodbye and hangs up. After confirming their wedding, their relationship improved a lot. During the past few days, they chatted on the phone once or twice a day. Of course, Dong Xuebing did not forget about Qu Yunxuan. He also calls and speaks to her every day. Dong Xuebing is going all out to get married to Xie Huilan and Qu Yunxuan. He must do a good job in the Investment Promotion Agency and get promoted!

Deputy Director!

……

Morning. 9 am.

The sun is up, and everywhere on the streets are firecracker wrappers. The Lunar New Year’s celebration is not over, and some children are still letting off firecrackers by the roads. Red banners and lanterns are hung up everywhere along the streets.

Investment Promotion Agency.

The Investment Promotion Agency is located near the County People’s Square. The commercial street is only a few streets away.

In the past, when Dong Xuebing drove past, he will shake his head. The Investment Promotion Agency’s building is too rundown. Behind the gates, the compound can only park seven to eight cars. This place is too small. The building is four stories built during the early 1980s. Dong Xuebing’s first impression of this place is poverty.

This is Dong Xuebing’s department. It’s too pathetic.

Dong Xuebing turned into the building on the uneven road.

The guardroom’s Old Wang saw Dong Xuebing’s Mercedes Benz and immediately stood up. He knows the owner of this car is the newly appointed Chief.

Inside the compound.

Dong Xuebing parked his car under a tree and alighted. He looked around and did not walk towards the office building. He strolled around the front porch to familiarize himself with the surroundings. It’s almost time for work, and many bicycles are parked at the bicycle shack. An old Santana and a few other cars are parked in front of the building. Most of the staff members and leaders had arrived.

A few minutes later, Dong Xuebing entered the office building.

The inside of the building is also shabby.

At the reception area, two staff members, a man and a woman were chatting happily.

Dong Xuebing did not want to reprimand them as it’s still Lunar New Year, and the staff needs some time to adjust their mindset.

Suddenly, the woman saw Dong Xuebing walking in. She was about to ask him for his purpose for coming, but she recognized him. “Chief Dong!” The staff member, besides the woman, was stunned. They had seen Dong Xuebing’s photograph on their noticeboard and quickly greet him. after that, they pretended to be organizing their documents and working hard.

Dong Xuebing nodded to them and walks up the stairs.

There is only one office building in the Investment Promotion Agency.

The first floor is the reception area and consulting area. The second floor is the Business Section One and Business Section Two offices. Their job is to get investors to invest in the County. The internal offices doing the back office works and internal affairs, including the finance department, are located on the third floor. The promotional materials, data collection, filing, etc. are also on the third floor. The top floor is Dong Xuebing, the Chief of the Agency, office, and two meeting rooms.

The Investment Promotion Agency here cannot be compared to other government agencies. The government in other Counties is more comprehensive. They have the General Affairs Section, Inspection Section, Finance department separated from the Investment Promotion Agency. In Yan Tai County, the various departments have to take care of these duties themselves. The Investment Promotion Agency from other Counties have dozens of offices all over China. Still, Yan Tai County’s Investment Promotion Agency has less than ten offices. This shows that the Investment Promotion Agency has not been performing well in the past, and the County Government had lost confidence in them. Compared to some other counties, which had attracted a hundred million and billions of investments annually, Yan Tai County is performing too badly.  They could not even get 200 million of investment.

First floor…

Second floor…

Third floor…

Dong Xuebing walks around every floor to observe the working environment and staff attitude. He walked softly and did not attract any attention.

In the end, Dong Xuebing is unsatisfied with his staff’s attitude.

Dong Xuebing thought it was only a one-off incident at the reception area. But he realized the whole Investment Promotion Agency, including the Business Section One and Business Section Two teams, are all slacking. Everyone seems to have nothing to do, and some were chatting, reading newspapers…

Dong Xuebing frowned.

Dong Xuebing is frowning is not because the staff is not working. He is pissed because of their attitude!

All the Investment Promotion Agency staff should know today is Dong Xuebing’s first day, and they should be putting up their best performance. Instead, they are chatting and lazing around. They are not working seriously and disrespecting the leaders! They are not respecting me!

If the staff have not to respect me, how am I going to work properly?

If I cannot work properly, how will I improve the Investment Promotion Agency’s result?

If I don’t have any result, how am I going to get promoted to Deputy Director?

If I cannot get promoted to Deputy Director, how will I get married to Xie Huilan and Qu Yunxuan?

Damn! You all are trying to ruin my marriage! Dong Xuebing is furious. He had been thinking about his marriage, and his first thought after seeing his staff’s attitude is he will never get married in his life!

Chapter 345 – Meeting!

County Investment Promotion Agency.

Fourth floor, Investment Promotion Agency’s Chief Office.

The door is opened, and Dong Xuebing stepped in from the office outside. He immediately felt something different. His office is well furnished with a leather sofa and chair. The desk is made from solid wood, and the office has an antique bookshelf. It must be either Meng Xianglin or the Chief before him that renovated this office. Dong Xuebing looks around and saw another door within the office. It is a resting room and has a bed inside. Dong Xuebing is satisfied with his office, and after all, who wants to work in a rundown environment?

Suddenly, there are some movements inside the resting room.

Dong Xuebing was surprised to see someone inside, and it’s a woman!

Dong Xuebing could only see her back, and men’s butt is not like this big.

Dong Xuebing walks closer and saw it as a middle-aged woman in her forties. She should have dyed her hair as it is very black. From her side profile, she is not ugly, and she wore light makeup. There are some freckles on her face, and has a big butt. This woman did not notice Dong Xuebing and is cleaning a table with a rag.

“You are?” Dong Xuebing asked.

Luo Haiting turned around in shock and forced a smile. “Chief Dong, you are here? I am the Office Director, Luo Haiting. It’s been a few days, and it had been dusty. So, I decided to help you clean up your office. Sorry. I didn’t hear you coming in.” Actually, Luo Haiting had heard Dong Xuebing. No matter how soft Dong Xuebing’s footsteps are, she can also hear it. She just wanted to leave a good impression with Dong Xuebing.

Luo Haiting?

Office Director?

Dong Xuebing knows her as he had done his homework. Luo Haiting is one of the leaders in the Investment Promotion Agency with lots of authority. Her office is in-charge of finance, promotional materials, filing, etc. Dong Xuebing smiled. “Director Luo, don’t bother with the cleaning. Just get the cleaners to do it. Haha… let’s have a chat outside. Do you want some tea?”

“No… I will prepare the tea.”

Luo Haiting does not dare to let Dong Xuebing brew tea for her. She immediately went out and pour a cup of tea for Dong Xuebing. Serving the leaders is part of her job.

The tea is fragrant, and Dong Xuebing can feel Luo Haiting’s enthusiasm.

Luo Haiting is the first person in the Investment Promotion Agency to lean towards Dong Xuebing. He has a good impression of her. He chatted with her for a while and asked about the current situation within the Agency. Luo Haiting kept a smile on her face the whole time. Although she has some wrinkles at the corners of her eyes, she is still very attractive.

“Oh…” Dong Xuebing suddenly asked. “I had walked around the building and notice the staff does not look very keen to work. Some of them are chatting, and some are surfing the net.”

Luo Haiting quickly replied. “I will reprimand them later. It might because it is still Lunar New Year, and they are still in celebration mood.”

Dong Xuebing nodded. “I can understand that.”

Luo Haiting saw Dong Xuebing is not angry and felt her new boss is quite friendly.

They chatted for a while, and Luo Haiting expressed her intentions. “Chief Dong, I will work hard under your leadership and make sure the back office will be your biggest support. I will strive to contribute my 100% to the Investment Promotion Agency.”

Dong Xuebing nodded in his heart.

Luo Haiting looked at Dong Xuebing and said. “I shall not disturb you anymore. If you need anything, please let me know.”

Dong Xuebing laughed. “Sister Luo, I am new here, and I will need your support in the future.”

Luo Haiting heard Dong Xuebing calling her Sister Luo and is overjoyed. “Just call me Xiao Luo will do.”

Luo Haiting is about the same age as Dong Xuebing’s mother, and her children should be about Dong Xuebing’s age. Although Dong Xuebing is the head of this department and can call her Xiao Luo, he cannot do that. “Oh, there is one more thing. I was officially appointed one day before Lunar New Year, and after that, it is the holidays. I still have not made my appointment announcement. Can you help me arrange a simple meeting?”

Luo Haiting had made the arrangements beforehand. “Is 10 am fine with you?”

Dong Xuebing looks at his watch. It’s 9.30am, and he still has thirty minutes. “Thank you. Sorry to trouble you.”

“It’s my job. I will notify the rest now.”

Luo Haiting smiled at Dong Xuebing and left the office. When she closes the door of Dong Xuebing’s office, she closed it lightly. All of her actions had shown her respect for Dong Xuebing. Although all these might be Luo Haiting’s pretenses, Dong Xuebing still has a good impression.

News of Dong Xuebing arriving in his office had spread, and after a while, someone knocks on Dong Xuebing’s office. Knock… knock… knock…

Dong Xuebing narrowed his eyes when he heard three knocks. “Come in.”

A middle-aged man, wearing a jacket, entered. His dressing is a typical government staff’s dressing. Dong Xuebing recognized this man immediately. He had read this person’s resume a few times when he was doing his preparations. Sun Shuli, Deputy Chief of Investment Promotion Agency, is the other Deputy Chief other than Lui Dafa. He is capable and is in charge of the business. He is close with investors and businessmen and brought in most of the investments for Yan Tai County in the past few years.

“Chief Dong.” Sun Shuli greeted Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiles. “Chief Sun? Have a seat.”

Sun Shuli sat on the sofa. Although he is not leaning back, he is not sitting very straight.

From the way, Sun Shuli knocks on the door and his sitting posture, Dong Xuebing knew this person is very proud. He had shown Dong Xuebing some respect, but it is only on the surface. Dong Xuebing confirmed this after chatting with him. Sun Shuli is only here to greet Dong Xuebing and left immediately after exchanging some words. Dong Xuebing understood what he is thinking. He had brought in most of the county’s investments, and Dong Xuebing, who had chased away the Japanese investors, suddenly became the Agency Chief. He is surely feeling sore in his heart.

After Sun Shuli left, two more people went to greet Dong Xuebing.

Pu Yang, the Director of the County’s Investment Promotion Agency Office in Beijing. He is in his early forties, medium build, and slightly balding. He kept a smile on his face, and Dong Xuebing could not tell what he is thinking. The other person is Guo Junbao, the Director of the County’s Investment Promotion Agency Office in Shanghai. He is in his early thirties and is not good looking. He greeted Dong Xuebing but did not talk about work.

Outpost offices are direct subordinates of the Investment Promotion Agency. Most of the time, they are not working in Yan Tai County, but today is the first day of work after the Lunar New Year Holidays and Dong Xuebing’s first day as the Chief. Their duties are mostly coordination work and to promote Yan Tai County to the investors. They have to attend trade fairs and build relationships with investors from all over China and the world.

After the two men left, Dong Xuebing had met almost all of the Agency’s important leaders.

Meeting Dong Xuebing on his first day of work does not mean anything. It is only to help the leader to make sure he can work smoothly. But if the heads of other departments within the Agency had met the leader, what would the leader think about those who did not greet him?

Dong Xuebing waited until it was almost time for the meeting, but Lui Dafa did not appear.

Knock… knock… Luo Haiting knocked and entered. “Chief, everyone is in the meeting room.”

When the door opens, Dong Xuebing heard the sounds of footsteps outside. His office is beside the meeting rooms.

“Ok.” Dong Xuebing smiles and asked. “Are there any absentees?”

Everyone from the Investment Promotion Agency will be attending this meeting. Luo Haiting knows Chief Dong refers to the heads of the various departments and not the staff members. She tucked her hair behind her ears. “No. All the directors of our outpost offices are back.”

Dong Xuebing nodded.

“Do you need any drinks?”

Dong Xuebing waved his hand. He is going to give his speech without any script.

Dong Xuebing slowly snubbed his cigarette, and his eyes turned cold. He is not expecting Lui Dafa to greet him before the meeting. It might be fine if they had some minor disputes. But Dong Xuebing and Lui Dafa had fallen out, and Lui Dafa knows that greeting Dong Xuebing is useless. What Sister Xie is right. Dong Xuebing must settle the Agency’s internal affairs first. If not, it will be hard for Dong Xuebing to achieve results. How can there be results when both Deputy Chiefs are not ‘focusing’ on their work?

Dong Xuebing must establish his authority.

A new broom sweeps clean. This is to establish authority. You might not get everyone to bow down and respect when you are new, but the work must carry on. What can you do? Implement drastic changes is the only solution! Even if you cannot get everyone to respect you, you can make everyone afraid of you!

Who should Dong Xuebing start with?

Dong Xuebing had the perfect candidate in his mind. That old bastard, Lui Dafa!

Dong Xuebing had brought Yu Meixia to Korea for plastic surgery some time ago. Still, he did not forget Lui Dafa, and his wife had disfigured Yu Meixia. Lui Dafa’s relative had also beaten up Dong Xuebing’s sister, Tang Jin, and his son had bullied Qianqian. Dong Xuebing will settle all these scores with Lui Dafa!

Chapter 346 – Chief Dong’s first move!

Morning. 10 am.

Level four, Grand Meeting Room.

Everyone in the Investment Promotion Agency is in the meeting room. Deputy Chief Lui Dafa and Deputy Chief Sun Shuli sat in the first row facing the Chief’s table, followed by Office Director Luo Haiting, Deputy Office Director Dan Enguo, Beijing’s Offsite Office Director Pu Yang, Shanghai’s Offsite Office Director Guo Junbao. Behind them is Section Chief of Business Section One, Lin Pingping, Section Chief of Business Section Two, Jiang Hailiang, other staff members.

Everyone sat in their chairs quietly, waiting for the meeting to start.

Lui Dafa and Sun Shuli, the two leaders, are keeping quiet, and the rest dares not to make any noise. They don’t even dare to cough.

Suddenly, everyone in the meeting room heard footsteps outside. Dong Xuebing had arrived.

Clap… clap… clap… Luo Haiting started clapping, and the rest of the staff followed to welcome Dong Xuebing.

Dong Xuebing walks in slowly and smiles at the staff. He went up to his seat and sat down, facing everyone.

The clapping stopped.

Sun Shuli clapped a few times and stopped.

Lui Dafa did not even clap at all. He only waved his hands, pretending to be clapping. In his heart, he is still feeling sore. If Dong Xuebing had not interfered suddenly, he would be the Chief, and this meeting will be hosted by him. He should be the one sitting there and not Dong Xuebing! Because of Dong Xuebing, everything changed, and he ended up as Dong Xuebing’s subordinate! He knows that his life in the Investment Promotion Agency will be tough because of their grudges. Even the lowest-ranked staff member of the Agency knows about this.

Dong Xuebing is the only person sitting at the rostrum.

There are some seats beside him, but they are empty.

An appointment announcement ceremony is normally held by the County’s top leaders. Still, Dong Xuebing’s official appointment is before the Lunar New Year holidays. The ceremony is not held, and today is no longer considered Dong Xuebing’s first day of the appointment. Xie Huilan had asked Dong Xuebing if he needs her to hold the ceremony for him, but Dong Xuebing rejected it.

Dong Xuebing adjusted the microphone and started his speech.

This is the first time Dong Xuebing is giving a speech as the head of a department.

Dong Xuebing cleared his throat and smiled. “Thank you for the warm welcome. You all should know that the higher-ups had appointed me as the Chief of the Investment Promotion Agency before Lunar New Year. Today is my official first day of work. I would like to thank the organization for their trust, Mayor Xie, and the County Party committee for giving me this opportunity. I hope every one of you will put in your 100% at work…”

Clap… clap… clap…

After saying what he must say, Dong Xuebing looked at the staff in front of him and continued. “Attracting investments is not an easy task. The County needs to develop, increase its average income, expand the economy, improve people’s lives… all these are related to our Investment Promotion Agency. Do you all know how many people are watching us? Do you know how many people had pinned their hopes on us? It’s not that I want to criticize your results in the past. Our Yan Tai County cannot even be compared to our surrounding Counties!”

At year-end, the leaders will talk about the good things and not talk about the bad stuff.

But at the start of the year, it is the opposite. Furthermore, Dong Xuebing needs to establish his authority, and denying the past years’ result is part of changes.

The staff whispered among themselves. Dong Xuebing had compared them to the surrounding Counties and made them look bad. Indeed, Yan Tai County’s result in attracting investments is very poor, which had not changed for several years.

Dong Xuebing continued. “I don’t mean anything by saying all these. I just want everybody to think about why other people can attract billions and even tens of billions of investments. In contrast, we can only attract a few hundred million? Why are the investors going to other Counties instead of us? Why? I don’t understand! We are all humans! Why others can achieve that and not us?!” Dong Xuebing raised his voice. “I don’t want to hear excuses such as geographical position, environmental factors, etc. I just know that if others can do it, so can we! If they can bring investors to their Counties, we can also bring investors here! I don’t believe Yan Tai County is worse than those counties! I don’t believe our people here in Investment Promotion Agency are lousier than them!”

Business Section One’s Chief Lin Pingping was the first to clap. What Dong Xuebing said is in line with what she felt.

The staff started clapping enthusiastically.

Luo Haiting also clapped loudly. She thought to herself. No wonder Chief Xiao Dong can get promoted so fast. He is good at motivational speeches.

Lui Dafa sneered. Who doesn’t know how to boast? You want to attract more than a billion-investment funds? If you can maintain 200 million like last year, it will be a miracle! You don’t even know what is going on, and you dare to say such things?!

Deputy Chief Sun Shuli also frowned.

After a while, the meeting ended.

Everyone started to leave.

Dong Xuebing noticed Lui Dafa and Sun Shili are not on good terms with each other. They did not speak or even look at each other. As everyone left, Lui Dafa and Deputy Office Director Dan Enguo walked out together while speaking softly. Sun Shuli left by himself without speaking to anyone else. The two Chiefs of the Business Sections, Lin Pingping, and Jiang Hailiang smiled and chatted for a while before walking out with their staff. As for the rest of the offsite Office Directors, Dong Xuebing did not monitor them closely. After all, they are not station in Yan Tai County.

“Ahem!” Dong Xuebing cleared his throat and said. “All the leaders stay back for a meeting.”

The ones that were about to leave the meeting room stopped, puzzled. The staff members continued their way out of the meeting room.

You have not even sat in your office for more than an hour, and you dare to call for a meeting? What are you trying to do?

Luo Haiting walked over to Dong Xuebing and asked. “Chief Dong, what materials do you need? I will go and prepare them now. Will the meeting be held in the small meeting room?”

“No need.” Dong Xuebing smiled and shook his head. “The meeting will be held here.”

Everyone exchanged looks and returned to their seats.

Because the chairs are positioned near to each other, the corridors are narrower. Luo Haiting accidentally knocked into Lui Dafa’s arm when she was returning to her seat. Lui Dafa immediately frowns and stared at Luo Haiting’s back without saying a word. Dong Xuebing noticed this and understood why Luo Haiting was the first one to lean towards him. Lui Dafa and her are not on good terms.

Lui Dafa is in-charge of Finance, promotions, filing, etc. That means he is overseeing the Office Department and is Luo Haiting’s direct superior. But from what happened earlier, Lui Dafa is closer to the Deputy Office Director Dan Enguo. He had skipped Luo Haiting, and this shows that he is unhappy with her. If Lui Dafa had become the Chief, Luo Haiting’s position would be in jeopardy.

Now, Dong Xuebing is only guessing the relationships between the heads of various departments by observing them. As for the different factions, he must wait until he really starts work.

After everyone sat down, the meeting started.

Dong Xuebing was still sitting at the rostrum, looking down at them. He smiled and said. “Why is this position so uncomfortable? Haha… should we go to the smaller meeting room?” The smaller meeting room has a round table, and most meetings are held there. This Grand Meeting Room is the Chief facing several dozen chairs, and it is not a discussion. It is more like giving out orders.

Seeing Dong Xuebing mentioning this, some people smiled and said it’s fine.

This is what Dong Xuebing wanted. He needs to reorganize the interior and establish his authority. This environment is perfect. Seating in a higher position will exert pressure on others. Dong Xuebing pushed the microphone aside and said. “You all are sitting quite close, and I don’t need the microphone. This meeting is actually for me to know everyone and update me on the various departments. I am new here and need to understand the current progress.” Dong Xuebing turns to Sun Shuli. “Old Sun does not need to update me, as we had chatted in my office earlier. Haha…”

Other than Dong Xuebing, Sun Shuli and Lui Dafa are the highest-ranking leaders here. Since Dong Xuebing had skipped Sun Shuli, it will be Lui Dafa’s turn.

Lui Dafa hates Dong Xuebing, but Dong Xuebing is still the Agency’s head, and he cannot go against him openly. He took a sip of tea and said. “I am in charge of…”

Dong Xuebing interrupted Lui Dafa and said. “Director Luo, how about you start first?”

Lui Dafa had only said a few words and was interrupted. His face immediately changed.

Lin Pingping blinked and looks at Lui Dafa.

Jiang Haiting and Dan Enguo turned to look at Luo Haiting.

I will start first?! Luo Haiting was stunned. In the Government sector, seniority is very important, and Luo Haiting should report after Lui Dafa. Dong Xuebing’s words made everyone think about the underlying meaning.

Luo Haiting immediately reply. “There is 13 staff in the Office Department. Our duties are mainly… assisting the leaders of various departments, official documents, meetings, filing, confidential documents, vehicles, and all administrative matters. We also set the Agency’s regulations and policies, appraisals, human resource matters, finance, and support services. The Party building, disciplinary matters, political training, auditing, managing suggestions, assisting the Party Committee to implement their orders, sorting the materials for investors, updating the investment list to the investors, collecting and editing materials for <Investment Promotion Agency> newsletter.”

The rest of the leaders looks at Luo Haiting. How did you memorize all these?

Dong Xuebing nodded. This Office Department is doing the job of many different departments and has high authority. But he knows that although their duties include disciplinary matters, audits, human resource matters, finance, etc. but there is not much staff in the Agency. The power of this department is not as big as what others think. Also, they are in charge of too many things. This department’s actual duties are to consolidate the information and data from the rest of the Agency and report to the leader. It is still the leader who has the final say.

“The Office Department is handling so many duties. The responsibility is too high.” Dong Xuebing said.

Luo Haiting doesn’t know what to reply, and she felt Chief Dong had not said everything.

Before Luo Haiting can say anything, Dong Xuebing shocked everyone in the room. “We must pacify the internal before facing our enemies. Director Luo, the Office Department, is very important and must not be taken lightly. Alright. You will report to me directly in the future!”

The meeting room went silent.

Luo Haiting was stunned for a second and immediately replied. “Yes.”

Everyone in the room knows that the Office Department is under Lui Dafa. Other than the Agency’s Chief, Lui Dafa has the most authority and controls almost half of the Agency. Now, Chief Dong had taken away all of his authority with one sentence. Let Luo Haiting report to Chief Dong directly?! That means Lui Dafa is powerless now!

Lui Dafa did not expect Dong Xuebing to do this on his first day. His face turned black, and he almost cursed out loud.

After the rest of the leaders reported about their departments, Dong Xuebing said. “Ok. Dismiss!”

Dong Xuebing is using this meeting to deal with Lui Dafa! This is Chief Dong’s first move!

The grudge between Dong Xuebing and Lui Dafa is an open secret, and everyone knows about it.

Before the Lunar New Year, news of Chief Lui’s wife disfiguring Dong Xuebing’s helper had spread. Everyone knows after Dong Xuebing starts work at the Agency, he will take revenge on Lui Dafa.

But… no one expects Dong Xuebing to act so fast!

Today is Dong Xuebing’s first day at work. He immediately takes revenge on Lui Dafa after he finishes his appointment announcement?!

It is still the Lunar New Year period. Dong Xuebing is too ruthless!

Everyone kept quiet.

Luo Haiting is surprised. This newly appointed Chief is friendly and always smiling. But under that smile, he is overbearing and resolute. This is not what any leaders will do! Other than ‘Ruthless,’ there are no words to describe him!

Chapter 347 – The first obstacle!

Noon.

Dong Xuebing closed the file he was reading and went downstairs to the cafeteria beside the office building to have lunch. The cafeteria is small and old. It is not like other government departments where they have multiple cafeterias. Here, all the leaders and staff have to eat at the same place. Dong Xuebing got his food and sat by the windows. He ate slowly, and the other staff sat far from him. This is the respect and fear they had for Dong Xuebing. Even the leaders don’t dare to share a table with Dong Xuebing or sit near him.

News of Dong Xuebing stripping Lui Dafa’s authority within an hour after he was appointed had spread.

Chief Dong’s first move is swift and ruthless, making everyone fear him.

While eating, some staff members were discussing the changes that the Agency will face.

Dong Xuebing looked at the staff and knew he had established his authority. After lunch, he returned to his office and waited for the staff to return to work. When lunchtime is over, Dong Xuebing walks out of his office and walks towards Business Section One’s office. This morning, the staff, who were chatting and surfing the net, were reading documents, and some were calling investors. Their attitude is much better compared to the morning.

“Huh? Chief Dong.”

“Chief.”

“Chief Dong.”

The staff saw Dong Xuebing and quickly put their work aside to greet him.

Dong Xuebing nodded and waved. “Carry on with your work.”

See… this is the result of establishing authority.

Dong Xuebing continued his way upstairs. He decided to take a look at the Office Department. But when he got upstairs, he overheard Lui Dafa speaking to the staff members in the office. Dong Xuebing wonders if Lui Dafa is pretending, or he did adjust his attitude, as Lui Dafa is laughing and chatting happily with some staff. Dong Xuebing could also hear Deputy Office Director Dan Enguo’s voice.

Dan Enguo said. “Chief Lui, this year’s promotion materials…

Lui Dafa interrupted. “Xiao Liu had done a good job previously. Let him handle it again.”

A young man replied. “Thank you, Chief Lui.”

Lui Dafa laughed. “Haha… work hard, and let’s try our best to get better results this year.”

Someone asked. “Chief Lui, err…. I heard there will be changes to the Office Department’s bonus? Is the Business Section Office’s commission really going to be lowered?”

Lui Dafa replied. “I am not sure. We will just do what the Chief says.”

That man asked. “But the bonus structure had always been like this. Why must it change suddenly?”

Dong Xuebing did not enter the office and continued his way up to his office on the fourth floor. During the meeting earlier, he had only asked the Office Director to directly report to him instead of Lui Dafa. But he had not removed Lui Dafa’s authority over the Office Department. This authority cannot be removed so suddenly. All Dong Xuebing can do is slowly remove Lui Dafa’s influence within the Agency and not remove him from his position. Also, from Lui Dafa’s expression at the meeting, Dong Xuebing knew he will retaliate against him. The way Lui Dafa smiled and chatted with the staff in the Office is his way of retaliation.

Such things are very common in government offices.

Just like the County Party Committee meeting previously. Executive Deputy Mayor Zhou Pingzhi had switched sides at the last minute and backstabbed Xie Huilan. It’s not whether if the subordinate dares to go against their superiors. It is about whether if the subordinate has the influence and backing to go against them. Zhou Pingzhi must have the support of Xiang Daofa, and that’s why he dares to do that. Lui Dafa’s backing is Publicity Department’s Head, Chen Tongbing… or even Xiang Daofa. That’s why he dares to go against Dong Xuebing openly.

Knock… knock…

Dong Xuebing stopped thinking about this. “Come in.”

The door opens, and Luo Haiting entered.

Dong Xuebing laughed. “Director Luo? Is there any problem?”

Luo Haiting walks over with a smile. She had regained control over her Office department, and she is still excited and shocked by Dong Xuebing’s swift and ruthless methods. Her position within the Agency is more secure and has higher authority now. These are what she wanted, and her respect for Dong Xuebing increased. She knew she had made the right move by leaning towards Dong Xuebing, but at the same time, she is worried about Dong Xuebing. Lui Dafa is not someone who can be bullied.

“Chief, I had brought some staff’s particulars over for you.”

“Their particulars?” Dong Xuebing looks at Luo Haiting.

Luo Haiting passed the files to Dong Xuebing. “Our usual practice is for you to pick a secretary from the Office Department to assist you with your duties. These are my recommendations. They are capable and very smart. If you want any one of them, I will bring them over to see you.”

“Oh… Let me look at their files first. Thank You, Director Luo.”

“It’s my duty.”

Dong Xuebing picks up the file and starts looking at the staff’s resume. The first person is someone almost thirty. He looks mature in his picture, and the second person is a girl, around twenty-seven or twenty-eight. The third person is a middle-aged man in his forties. He does look like someone suitable to be a secretary. All the candidates are suitable, and Luo Haiting had put in effort into choosing them. But Dong Xuebing smiled.

Luo Haiting looks at Dong Xuebing. “Chief, what do you think?”

Dong Xuebing smiled and said. “I think let’s put this aside first.”

Luo Haiting was confused. Chief Dong does not want any of the candidates? Could it be that Chief Dong does not trust her recommendation and is afraid she is planting a spy beside him?

Dong Xuebing did not want to disappoint Luo Haiting. “Director Luo, the people we recommended, are all very good. They look smart and are suitable to be secretaries. But I am only twenty-four and twenty-five after my birthday this year. If I get someone who is almost forty to be my secretary, it will be awkward. Hahaha…” That girl is young, but if Dong Xuebing picks her, there will be rumors and gossips. It will be bad for his reputation. Even if Dong Xuebing picks her, Sister Xie will also not agree.

Luo Haiting thought for a second and smiles. “Sorry, I had forgotten to take this into consideration.”

“Let’s talk about this later.”

“Ok.” Other than these few people in the Office Department, there are no young men suitable to be secretaries. Some of the younger staff are smart, but they are not matured enough. That’s why Luo Haiting dare not recommend them to Dong Xuebing. If they mess up in the future, Chief Dong will push the blame to her.

“Oh…” Dong Xuebing remembered something. “I heard the Investment Promotion Agency’s bonuses and the Business departments’ commissions will be lowered? Who had issued this order? The County Government? How come I am unaware of it?”

Luo Haiting replied. “I am not sure.”

Dong Xuebing looks at Luo Haiting. “Did you not hear about the staff discussing it?”

“… yes. I heard about it earlier.” Luo Haiting replied after a slight pause.

Dong Xuebing continued. “Sister Luo, just speak your mind.”

“Ah…” Luo Haiting lowered her voice. “I don’t know who is the one that started this rumor, and everyone is saying… you will be adjusting their bonuses and lowering the commissions to cut cost.”

Dong Xuebing’s face changed. “Me?”

Luo Haiting quickly explained. “It must be someone who is spreading this rumor to tarnish your reputation and prevent you from doing your job properly. After I heard about this, I explained to the staff. The commission structure is approved by the County Government and will not be changed.” Luo Haiting is telling Dong Xuebing the truth. If no one started this malicious rumor, it would not spread.

Dong Xuebing suppressed his anger. “Who started this rumor?”

Luo Haiting replied. “I… I don’t know.”

“Go and find out!” Dong Xuebing replied angrily. “When did I say I am going to lower their bonuses and commissions?!”

Luo Haiting knew there is no way for her to find the culprit, but she still agreed.

It must be Lui Dafa. Other than him, no one dares to put words into Dong Xuebing’s mouth! This is to gross Dong Xuebing out! How does one earn respect from others?! From people’s hearts! Benefits are the fastest way to get into others’ hearts! If everyone’s benefits are affected, they will not stay calm and not respect Dong Xuebing.

This Lui Dafa had acted fast to create problems for Dong Xuebing!

Dong Xuebing’s eyes turned cold. He must get rid of Lui Dafa as soon as possible!

But Meng Xianglin and Lui Dafa had controlled the Investment Promotion Agency for many years, and the Agency is their stronghold. That’s why Lui Dafa is close to the heads of the various departments and staff. His connection within the Agency is strong and had established his authority much earlier than Dong Xuebing. If Dong Xuebing tried to remove him by force, it might cause all the staff to go against him.

Dong Xuebing knew he had not does enough to establish his authority, and he did not expect to settle this issue on his first day. It is like playing chess, and he needs to move one step at a time. But after hearing the rumors, Dong Xuebing is more determined to get rid of Lui Dafa. However, he cannot do it openly as everyone knows they have a deep grudge against each other. If Dong Xuebing does not have the power to remove Lui Dafa from his position, the staff will look down on him, and it will be hard for his work to progress in the future.

That’s why Dong Xuebing must still establish authority!

Dong Xuebing must use Lui Dafa to do that!

By attacking Lui Dafa, Dong Xuebing can establish his authority among the staff and restructure the internal environment!

But how should Dong Xuebing do that? He still has not thought of a way.

Lui Dafa… Lui Dafa… Lui Dafa…

This is Dong Xuebing’s first political obstacle since his appointment!

Chapter 348 – The Secretary candidate is confirmed!

Dong Xuebing spent the whole afternoon thinking of reducing Lui Dafa’s influence within the agency.

Lui Dafa is the biggest obstacle in front of Dong Xuebing, and even someone without much political wisdom can see it, let alone others. For example, Deputy Chief Sun Shuli, Pu Yang, Guo Junbao, the Section Chiefs of Business Section Offices, etc. Everyone knows that if Chief Dong cannot get rid of Lui Dafa, he cannot proceed with his work. He will give everyone in the agency and the County’s leaders the impression that he is useless. Most likely, he will not last long in his position, let alone showing outstanding results.

The decision to reduce Lui Dafa’s authority is ruthless.

But that is not enough to turn the tides in Dong Xuebing’s favor.

If Dong Xuebing doesn’t make another move, people might think Lui Dafa is in control of the agency. Chief Lui had been very scheming, and this is not impossible. After what happened in the morning, many staff can tell Lui Dafa had started his retaliation against Dong Xuebing.

But other than Office Director Luo Haiting is on Dong Xuebing’s side, the rest had not made any moves. They are sitting on the fence, and it’s not the right time to choose a side. Even with Mayor Xie getting more powerful, Yan Tai County is still under Xiang Daofa’s control. They had also heard rumors that Chief Dong had offended Xiang Daofa. Who knows how long Dong Xuebing can remain as the Chief of the Investment Promotion Agency? That’s why the rest of the leaders are waiting for the outcome from Dong Xuebing’s clash with Lui Dafa.

If Dong Xuebing can suppress Lui Dafa, the rest of the leaders will support him. But if Dong Xuebing cannot do anything to Lui Dafa, they will wonder how long this young Chief Dong can last within the agency.

A storm is brewing within the agency.

It’s the first day of work after the Lunar New Year, and the situation within the agency had changed.

Pu Yang, Guo Junbao, and the other offsite Office Directors did not return to their offsite offices. They remained in their offices within the agency because they still had not received this year’s tasks. More importantly, they want to see how capable Chief Dong is. Can he suppress that cunning old fox, Lui Dafa? Many of the leaders are unhappy with Dong Xuebing, as he is very young and is transferred in by the County Government. These are the difficulties faced by Dong Xuebing. He is too young and inexperienced.

Suppose it is someone in his forties and had experience in Investment Promotion Agency. In that case, the situation within the agency will be different.

Towards Chief Dong, no one in the agency is supporting him wholeheartedly.

Everyone shows respect for Dong Xuebing on the surface, and many people are questioning his capability. Many more are waiting for Dong Xuebing to become a laughing stock. They want to see how he is going to stop Lui Dafa. The majority of the staff don’t think Chief Dong can win against Lui Dafa. If it’s a fight, no one in the agency can win against Dong Xuebing, but it is different in politics.

It’s not uncommon for the Deputy Chief to gain control of the department from the Chief with the higher-ups’ support.

That’s why the struggle between Dong Xuebing and Lui Dafa will determine many factors. Everyone within the agency is watching them.

……

4 pm.

Dong Xuebing went for his rounds on the various departments. He could feel the weird atmosphere within the agency. Back in his office, Dong Xuebing frowned and poured a cup of tea for himself. He must make his next move against Lui Dafa carefully. If he is not careful, he backfires and hurts himself instead.

But Dong Xuebing is not afraid of challenges. Since young, he had not been afraid of anyone.

Dong Xuebing made a call and asked Luo Haiting to go to his office.

“Sister Luo.” Dong Xuebing needs a breakthrough, but he is not very clear about the situation within the agency. “Can you tell me more about the agency within the agency?”

Luo Haiting blinked and asked cautiously. “Which area do you want to know?”

Dong Xuebing laughed. “Anything. It’s up to you.”

Luo Haiting knows what Dong Xuebing means by anything. She knows Dong Xuebing wants to more know about Lui Dafa, and he is facing some difficulties. “Then… let me talk about the leaders within the agency. Chief Sun is an expert in getting investments. He is very capable and is not within the agency most of the time. He is always outstation visiting the investors and is hardworking. But… but he does not like to get involved in the matters within the agency. Chief Lui…” Luo Haiting lowered her voice. “is clean and does not have any issues with his personal lifestyle.”

Dong Xuebing looks at Luo Haiting. “Haha… our government needs officials who are clean.”

Luo Haiting paused for a while and continued. “Chief Lui finances should have no problems.”

This is what Dong Xuebing wants to know, and Luo Haiting got the hint.

Dong Xuebing heard this and frowned in his heart. Luo Haiting is the Office Director and oversees the finances within the agency. Even in the past, when she got to report to Lui Dafa, she prepared the accounting report. Since Luo Haiting said this, that means Lui Dafa had kept his finances clean. At least he did not touch the money within the agency. Luo Haiting is telling Dong Xuebing that he can’t use the old accounts against Lui Dafa. Even if Lui Dafa is corrupted, the Investment Promotion Agency’s reputation will be affected. It will do no good for Dong Xuebing.

There are no problems with Lui Dafa’s finances.

There are no problems with Lui Dafa’s lifestyle.

Dong Xuebing does not know where to start now.

After chatting for a while, Luo Haiting said. “I will go back to work now.”

Dong Xuebing nodded. “The promotion brochures must be out by today. Mayor Zhao wants to see it tomorrow morning. Help me monitor the progress, and if it is not ready by the end of the day, ask them to work overtime.”

“Alright. I will hurry them.”

“Those new investment programs must be positioned in front and let me see once it is completed.”

“Yes.” As Luo Haiting was about to leave, someone knocks on the door.

Luo Haiting opened the door and saw a man in his thirties standing outside. She had not seen this person before but felt he is familiar.

Dong Xuebing laughed. “Panwei! When did you arrive?”

Guo Panwei laughed. “I had settled the paperwork in Beijing this morning and rushed over. I had just arrived in the afternoon.”

Luo Haiting knew who this person is, as she had seen Guo Panwei’s resume.

Dong Xuebing is overjoyed to see his former subordinate. He is still troubled to have no one to help him. “Let me introduce. This is Guo Panwei, my former subordinate. His transfer order should have arrived this morning. He will be the Investment Promotion Agency Office Deputy Director from today onwards. Panwei, this is Director Luo Haiting, your direct superior. You must do your best to assist her.”

Guo Panwei quickly extended both his hands to shake Luo Haiting’s hand. “Director Luo. Please guide me along in the future.”

Luo Haiting laughed. “Don’t mention it. The Office Department has lots of work, and I need your help with the workload.”

Dong Xuebing can sense Luo Haiting is wary towards Guo Panwei. Dong Xuebing had just been appointed and immediately transfer his former subordinate over. This person must be someone he trusted and is his trusted aide. Furthermore, this person is transferred to the Office Department, and Luo Haiting wonders if Chief Dong has other plans. Is he going to replace her with Guo Panwei? Luo Haiting had leaned towards Dong Xuebing initially because she wants to secure her position.

Dong Xuebing does not want to let Luo Haiting get the wrong idea. He laughs. “Director Luo, Panwei’s duties in the future, will be overseeing my office. You are the senior here. Please guide him along.”

In charge of the Chief’s office?

Isn’t that the Secretary’s duty?

When Luo Haiting heard this, her eyes become friendlier when she looks at Guo Panwei. Chief Dong had transferred him over to be his secretary. That means Guo Panwei’s headcount is under the Office Department, but he will not hold any power there. She is relieved to know that Chief Dong has no intention to replace her.

Guo Panwei heard this and is also overjoyed.

Deputy Director? Guo Panwei got a headache when he heard this title. He had been the Deputy Chief of the General Affairs Office for about a year. His workload is heavy but doesn’t have any power. He still has to endure his superior and does not want to experience it again. But being a secretary is different. Guo Panwei also wanted to be Dong Xuebing’s secretary. There will be more opportunities for him than being a Deputy Office Director.

Dong Xuebing knows that Guo Panwei is not the best candidate for a secretary.

It’s not about Guo Panwei’s capabilities. It is because Guo Panwei is new to the agency like Dong Xuebing and doesn’t know anything. His knowledge of the agency is worse than Dong Xuebing. This is his first time in Yan Tai County, and had not met any of the leaders within the County. He will face problems communicating with them. But Dong Xuebing had no choice. There are no suitable candidates within the Office Department, and Lui Dafa is influential within the agency. Who knows if the secretary he picks randomly can be trusted? At least Guo Panwei can be trusted. It’s hard for him to work, then he must slowly adjust. Everyone must go through this phase.

Chapter 349 – The Police are here?

Evening.

Dong Xuebing dragged his tired body back to the County Party Committee Quarters.

Dong Xuebing opens the door and quickly enters his apartment. He wants to take a hot shower to relax. He had spent the whole day thinking of dealing with Lui Dafa and pulling the rest of the subordinates over to his side. He felt today is more exhausting than his previous year’s work. Dong Xuebing is not good at using brains, but he knows he needs to overcome this or become a good leader.

But when Dong Xuebing stepped into his apartment, he was stunned.

There was a strong insecticide smell in his apartment and even stings his eyes.

Dong Xuebing slapped his forehead as he remembered he asked the guards to get pest control to clear the cockroaches in his apartment this morning. The insecticide smell is strong, but it is effective against pests in the apartment. But the smell is too bad. Dong Xuebing felt he will die after five minutes in there.

Fine… this apartment is unlivable for the next few days.

Dong Xuebing got to look for a hotel.

Dong Xuebing packed his clothes and work documents before driving off.

For convenience sake, Dong Xuebing drove to the County People’s Square. He found a hotel not far from the Investment Promotion Agency. The hotel is seven stories high and does not have any stars. It’s just a small hotel that is cleaner. Dong Xuebing entered the hotel and booked a room at the front desk. His room is located on the sixth floor, and he immediately went to take a shower.

Taking a hot shower can remove fatigue fast.

Dong Xuebing dried himself and walks out of the bathroom when he noticed his phone is ringing.

Dong Xuebing walks over quickly. “Hello, Mayor Xie?”

“Hmmm… are you still at work?” Xie Huilan laughed. “Is it convenient to speak now?”

“Yes… I had just finished work. What is it?”

“Nothing. I just want to ask you, how’s your first day at work? Haha…”

As someone from Xie Huilan’s faction, he wants to voice his frustration and ask her for advice. But as her future husband, Dong Xuebing, doesn’t want to look back in front of her. He doesn’t want to tell her that he is facing problems at work. “It’s fine. Everything is proceeding smoothly, and I had established some authority.” What Dong Xuebing said is true.

“Good to hear this. I was still worried that you cannot adapt to the work there.”

“Hehe… how is that possible?”

“Good to hear that.” Xie Huilan paused for a second and continued. “You must watch out and be careful recently. I heard someone among the County Leaders is going to make things difficult for you. He wants to make it as a warning for you and stop your arrogance. I think there should be someone within your Investment Promotion Agency coming out to oppose you directly. The purpose of this leader is to make things difficult for you. Just watch out.”

Dong Xuebing frowned. “Is it Xiang Daofa and his men? Why are they trying to go against me?”

“You are not that great for them to oppose you.” Xie Huilan said. “They are targeting me.”

Dong Xuebing understood what was going on. He is on Xie Huilan’s faction. His win against Lui Dafa is Xiang Daofa’s first loss to Xie Huilan during the Party Committee Meeting. That’s where the grudge started. If Dong Xuebing is embarrassed by his subordinate, Xie Huilan will be disgraced. This is like giving a slap to Xie Huilan indirectly and will affect her influence. The Investment Promotion Agency is currently the battlefield between both factions.

Dong Xuebing is furious. “Did they think I am a pushover?”

Dong Xuebing immediately thought of Lui Dafa. Lui Dafa and Dong Xuebing are chess pieces of the County’s leaders. No wonder Lui Dafa is full of smiles in the afternoon. The people behind him had promised him something. Damn! These people are too much.

Xie Huilan asked. “How is it? Can you handle it by yourself?”

Dong Xuebing replied without thinking. “Don’t worry. If I cannot handle a few of my subordinates, I will be too ashamed to face you.”

“Having confidence is good, but don’t be optimistic. This time, it is the County’s leaders who are playing tricks and backing them. You will be facing them alone…”

Dong Xuebing interrupted. “I will be fine!”

Xie Huilan nodded. “Alright. Just call me if you need help. Remember, this is not your problem. Their target is me.”

Dong Xuebing corrected Xie Huilan. “They are targeting us!”

Xie Huilan laughed. “Haha… right. They are targeting us.”

“Ok. Leave the Agency matters to me.” Dong Xuebing firmly replied. “I will deal with the ones who dare to create trouble for me!” If it is only Dong Xuebing’s problem, he can still wait. But now, someone is backing Lui Dafa to create problems for him and even want to use this to attack Sister Xie. How can Dong Xuebing tolerate this? Xie Huilan is his woman, and they are being bullied by these people. F**k! I will not hold back against you all! I will make sure you all regret for the rest of your life!

After hanging up, Dong Xuebing starts to think of a way to retaliate.

Dong Xuebing needs to find a way to destroy Lui Dafa and thinks about how Lui Dafa… or those people from the County Party Committee will create trouble for him.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing answered. “Hello, I’m Dong Xuebing.”

“Chief, I’m Xiao Luo.” Luo Haiting said. “We had finally finished the promotion materials. Do you want to see it?”

Dong Xuebing had forgotten about this. He needs to present the materials to Deputy Mayor Zhao Xinglong tomorrow. He might even need to discuss it with the County Government. This is very important, and he had instructed Luo Haiting to show him once it is completed. “Alright. I will return to the Agency now.”

“No…” Luo Haiting replied. “How can I make you travel? I will bring it over to you.”

Dong Xuebing had wanted Guo Panwei to collect it. Still, Panwei has just started work this afternoon and doesn’t know anything about the County. If the materials need amendments, Dong Xuebing will need Luo Haiting to correct it. “Alright. Sorry to trouble you. Oh… I am not staying at the County Party Committee Quarters. Come over to the third street behind Commercial street. There is a Jia De Hotel. I will wait for you at the entrance. It is not far from the Agency and only a few minutes’ drives.”

Luo Haiting paused for a second and replied softly. “Ok. I will go over now.”

After hanging up, Dong Xuebing dried his hair and got dress before going downstairs.

After a while, a middle-aged woman appeared. She is riding an electric bicycle and parked in front of Dong Xuebing. Luo Haiting looks slightly embarrassed and uneasy as she keeps looking around. She stuttered. “Chief… the documents…” She quickly pulled out a document and two brochures from her bag.

Dong Xuebing was surprised by Luo Haiting’s reaction, and he realized they are standing outside a hotel. He immediately knows why Luo Haiting is so nervous. Sigh… I should have considered this carefully. Asking her to come to look for me at a hotel will give her the wrong idea. But you are also quite imaginative. You are already in your forties, and do you think I will want to do anything to you? Dong Xuebing explained. “My apartment is infested with roaches, and the pest control had sprayed insecticides this morning. So, I am staying here temporarily. Hmmm… how about we go to my car to look at the documents?” Dong Xuebing is embarrassed to invite her upstairs.

Luo Haiting looked at Dong Xuebing and hesitated. “It is too dark in the car. Errr… let’s go upstairs.”

Dong Xuebing looks at the carpark, and it is quite dark there. “… alright.”

Luo Haiting followed behind Dong Xuebing to his room on the sixth floor.

Once they are in the room, Dong Xuebing sat down and start reading the document.

Luo Haiting looked at Dong Xuebing and the surroundings before taking off her coat slowly. She placed her coat on the backrest of a chair and let her hair down before sitting down beside Dong Xuebing and look at him nervously.

One minute…

Five minutes…

Ten minutes…

Dong Xuebing continued to read the document without looking at Luo Haiting.

Luo Haiting was relieved and knew she might have misunderstood Chief Dong. His explanation about his apartment should be true.

When Luo Haiting comes to meet Dong Xuebing, she thought Dong Xuebing wants to bed her. If it is someone else, Luo Haiting will not overthink. Although she is forty-years-old and had maintained her looks well, guys in their twenties should not be interested in her. But she had heard rumors that Dong Xuebing’s helper is much older than him, and he likes mature women. Furthermore, Dong Xuebing had asked her to meet him in a hotel.

Luo Haiting wonders if Chief Dong really wants to touch her, how she should react.

Letting someone around Luo Haiting’s child age f**k her is too embarrassing. Luckily, Chief Dong does not have this intention.

After a while, Dong Xuebing finished reading the document.

“Are the materials fine?” Luo Haiting asked.

Dong Xuebing nodded and replied. “It’s alright, and both versions are fine. I think we will use the first version. Help me print a few copies and send it to the County Government tomorrow.”

“Ok.”

When Luo Haiting was about to leave, they heard footsteps outside.

Knock… knock… knock…! Someone is knocking on Dong Xuebing’s hotel room’s door loudly.

“Open up! Police! Someone had reported prostitution activities here!”

Chapter 350 – The swaggering Xiao Dong

Police?

Prostitution activities?

Dong Xuebing and Luo Haiting, who were still in the room, were stunned.

Knock… knock… knock…! Knock… knock… knock…! The knockings got louder!

Luo Haiting’s face changed, and panicked. She quickly got up and grabbed her coat to cover herself. But she thought about something and turned to Dong Xuebing. “Chief… what should we do?” Although she had come to Dong Xuebing’s room for work, they were alone in the room. Luo Haiting still has a family, and if someone saw her in Chief Dong’s room, there will be gossips, and her reputation will be ruined. Furthermore, Luo Haiting sensed this is not coincident.

Why did the Police go to the sixth floor instead of other floors?

Dong Xuebing is also looking terrible as he knows there’s more to this.

Prostitution activities? How can it be a coincidence? They had just entered the room for a while, and the Police are here?!

Dong Xuebing had been working in the Public Security Bureau for a year and knew their procedures well. The Police will visit nightclubs and other entertainment nightspots for raids almost every week. But this time is different. Firstly, it is not the crackdown period, and secondly, the hotel is not a nightspot. Furthermore, this hotel is very clean and is not involved in illegal activities. If not, Dong Xuebing will also not stay here. Even if someone reported prostitution activities in this hotel, the Police would usually ignore it. There is only one explanation for the Police to be here. The Police have a target!

Who is the target?

Dong Xuebing feels he is the target!

The hotel is located not far from the Investment Promotion Agency, and it’s not long after working hours. Someone must have seen Luo Haiting, and him entering the hotel and inform Lui Dafa. Lui Dafa and some leaders within the County are looking to get Dong Xuebing into trouble, which is the best opportunity. If they caught Dong Xuebing in bed with Luo Haiting, his reputation would be ruined. The Agency’s Chief sleeping with the Office Director on his first day will destroy Dong Xuebing’s career and embarrass Xie Huilan.

Dong Xuebing knew that even if the Police entered the room and didn’t catch him doing anything with Luo Haiting, Lui Dafa and the people behind him would not let Dong Xuebing off easily. They will still spread rumors about him!

This is too scheming!

Dong Xuebing is furious. He was still thinking about how the other party will deal with him, and this happened!

This is too despicable, and Dong Xuebing is about to explode.

Dong Xuebing and Luo Haiting are innocent, and this is false accusations!

Although Dong Xuebing commands high respect in Yan Tai County’s Public Security, there are still people who don’t like him. The hotel is located within the City Police Station’s jurisdiction, and the Station’s Chief is Chang Wantao. He is close to Hu Yiguo, Zhao Jingsong and is related to the Jin Di Mansion’s case. He is one of the people within the Public Security Bureau who has grudges with Dong Xuebing. That’s why Dong Xuebing does not surprise the Officers from the City Police Station dares to find trouble with him.

Damn!

Do you all really think I am a pushover?!

Knock… knock… knock…! The knocking continues. There are some noises outside in the corridor, and the Police had checked three rooms. There is a couple in one room from the voices, a family of three in another, and the last room is a businessman.

“Room 603 is not opening the door!”

“Get the keys and open it!”

The Police Officer shouted.

The hotel staff replied. “Sir… we don’t have any illegal activities here. You all are…”

“Shut up! Just open the door!”

Dong Xuebing’s room is 603.

Luo Haiting panicked. “Chief! We…”

Dong Xuebing calmly replied. “It seems like someone is getting impatient. This is trying to get in into trouble.”

Luo Haiting confirmed her suspicions, but if the Police entered the room and saw her alone with Dong Xuebing, they can’t clear their names. “Then… what should we do?” Luo Haiting starts to regret it. They should have read the documents in Dong Xuebing’s car.

Dong Xuebing exhaled and said calmly. “Sister Luo, please wait in the bathroom for a while.”

Luo Haiting replied. “Err… the Officers will find me easily inside.”

“Just go. It’s fine.” Dong Xuebing wore his coat and took his bag.

Luo Haiting did not think hiding in the bathroom can escape the Police. But she had no choice but to listen to Dong Xuebing. She entered the bathroom nervously and closed the door.

Clink… clang… it is the sounds of keys.

The three Officers are ready to rush in once the door is opened!

This is the sixth floor, and it is impossible to escape through the windows. That means Dong Xuebing is trapped inside, and he will disgrace himself within the Agency. But the Officers do not know that this might be checkmate for others, but… this is nothing for Dong Xuebing!

Dong Xuebing looked at the door coldly and thought to himself. You all had messed with the wrong person!

STOP!

Everything stopped!

The curtains that were moved by the wind froze in mid-air. A bird flying outside of the window stopped, and the world becomes silent. Luo Haiting, who is in the bathroom, had stopped moving with a worried expression.

Dong Xuebing straightened his collar and opened the door.

In the corridor, the staff holding the key, is about to push it into the keyhole. One Officer is sneering behind him and staring at the door. The other two Officers are in a position to rush in once the door is opened.

“You all want to arrest me?!” Dong Xuebing looks at them and locks the room’s door.

Dong Xuebing will never let the ones who dare to accuse him off easily!

Dong Xuebing turned to the Officer on the left and reached out for his pocket. The clothes are heavy, and it took five to six seconds for Dong Xuebing to take out his work pass and wallet. After that, he searched the other Officers for their identification cards and wallets. After a while, all their wallets and identification cards were in Dong Xuebing’s hand!

Dong Xuebing turned and walked down the stairs.

Fifth floor…

Third floor…

Ground floor…

After walking out of the hotel, Dong Xuebing looks at the people and cars on the road. Everyone is frozen in place. He walked away from the hotel and pushed the Officers’ wallets, and work passes into a drain cover. Because there is no gravity, the wallets were hanging above the slits of the drain cover and did not drop inside.

Hmm…. It’s over.

Dong Xuebing looks around for a hiding spot, as he cannot appear suddenly in front of others when time resumes.

Dong Xuebing walked over to a dark corner beside a florist and snapped his finger. “STOP!”

Time resumed!

…….

Beep! Beep! Beep! Cars are sounding their horns!

“Hey! Do you know how to drive? Why are you stopping there?!”

“Stop blocking the way! If you want to turn, hurry up!”

The road is bustling with activities, and the few wallets fell into the drain. People, who had just finished work, are hurrying down the walkways, and Dong Xuebing slowly lit a cigarette before walking out of the shadows. He looks up at his room on the sixth floor and saw a few shadows passing by the window. Those three Officers should have entered the room.

Go ahead and search!

Don’t forget to look under the bed.

Dong Xuebing stretched lazily and suddenly noticed a Toyota parked opposite the hotel. The car had blocked the traffic, but the driver is not in a rush to move his car. He kept looking at the higher floors of the hotel.

It’s Lui Dafa!

Dong Xuebing recognized the driver’s back view, but when he looks closer, he is wrong.

It’s not Lui Dafa, but someone that looks similar to him. They are also about the same age!

Dong Xuebing knew that this person should be either Lui Dafa’s elder or younger brother. He must have seen Luo Haiting and Dong Xuebing entering the hotel and told Lui Dafa. That’s why the Police arrive to conduct a raid!

Damn! Do all these people thinks I can be easily bullied?!

Dong Xuebing is furious and walks over.

Lui Dacai did not notice his side, and his car windows are opened. He is looking at the sixth-floor windows with a cold smile. He had never met Dong Xuebing before, but he saw Dong Xuebing from afar twice and seen his photograph. But Lui Dacai knows Luo Haiting. When he got off work today and saw Dong Xuebing and Luo Haiting entering the hotel, he immediately calls his elder brother Lui Dafa as he knows about the grudge between Dong Xuebing and Lui Dafa. Lui Dafa is excited and asked Liu Dacai to stay there to watch them. So, Liu Dacai remained there and stared at the Hotel’s main entrance. Dong Xuebing and Luo Haiting had not left the hotel, and when the Police Officers arrive, he knew Dong Xuebing is in trouble.

Suddenly, there is a loud Bam!

Someone slapped Lui Dacai’s shoulder hard. It was so hard that he felt his arm was almost dislocated!

“Are you crazy?!” Lui Dacai shouted angrily as he turns around. He was shocked, and his jaws dropped!

Damn! It’s Dong Xuebing!

When did Dong Xuebing leave the hotel?!

Chapter 351 – Fake Policemen

Roadside.

Lui Dacai, who was slapped on the shoulders, was shocked as he stared at the person standing outside his car. This person should not be standing here. He had been looking at the hotel’s entrance without taking his eyes off. He swore that Dong Xuebing had not left the hotel. How did he appear behind him?

“Old Lui! Did you just finish work?” Dong Xuebing laughed.

Lui Dacai replied in a daze. “You got the wrong person.” He quickly tried to drive off.

Dong Xuebing slapped Lui Dacai’s shoulder again. “Lui Dafa! You think I cannot recognize you?! What’s wrong? Why are you pretending you don’t know me?”

Lui Dacai does not want to speak to Dong Xuebing. “I am not Lui Dafa!”

Slap! Dong Xuebing slapped Lui Dacai’s back again. “Old Lui, stop joking. I will recognize you even if you turn to ash. Where are you going? Give me a lift. I am going to the junction in front to buy a packet of cigarettes.” Dong Xuebing opened the passenger door and entered. “Go. It’s just about 100 meters in front.” Dong Xuebing knew this person is not Lui Dafa but is just trying to piss him off.

Lui Dacai was slapped on his back by Dong Xuebing three times, and his shoulder is hurting like hell. But he is guilty conscious and can only suppress his anger. He stepped on the accelerator and drove to the roadside cigarette store in front. His only thought is to quickly get away from Dong Xuebing!

Dong Xuebing alighted and slapped Lui Dacai’s back again. “Thanks, Old Lui.”

Lui Dacai doesn’t dare to stay there any longer and immediately drove off.

Dong Xuebing sneered and called Public Security Bureau’s Deputy Team Leader Feng. “Old Feng, I’m Dong Xuebing…. Yes… there is some problem. Bring a few of you men to Jia De Hotel. There is a case here… yes… I will tell you the details later… alright… Bye.” Dong Xuebing kept his phone and bought a packet of Yu Xi cigarettes from the store before strolling back to the hotel. He leaned against a wall outside of the hotel and smoke a cigarette quietly.

After a while, the three officers walked out of the hotel. They had not completed the order given to them and are pissed. They had searched Room 603 thoroughly. They found a woman, but the main lead is not in the room. The only explanation is they had received the wrong info.

“Hey!” Dong Xuebing laughed and snubbed his cigarette. “Attending to a case?”

The three officers looked up and were startled. “… Chief Dong?!”

None of them expected to see Dong Xuebing here and were stunned.

Dong Xuebing smiles and nods. “It’s Lunar New Year, and you all are still working hard. Good job… the Government needs responsible Officers like you all. Good… I am close to Chief Liang, and I will put up some good words for you all. Hardworking Officers like you all should be groomed and promoted, right?” Dong Xuebing saw the three Officers sweating profusely and laughed. “What are your names? Show me your Police Identification Cards! I will let the leaders know about you all!”

The Officer in front quickly laugh. “No need… no need… we are just doing our duties.”

Another Officer wiped the sweat off his forehead. “That’s right. We had not done anything special.”

Dong Xuebing extended his hand. “Just give me your work pass. You all should be rewarded for your hard work. I was also from the Public Security Bureau, and I understand it’s tough being an Officer on the ground.”

The three Officers are unwilling to identify themselves, as they know Chief Dong is a revengeful person. It’s best to avoid him, but after what Dong Xuebing said, they had no choice. Furthermore, Chief Dong is no longer a leader within the Public Security Bureau. It was the higher-ups who ordered them to raid Dong Xuebing’s hotel room. They exchanged looks and reached into their pockets.

“Eh?” An Officer paused and started emptying his pockets.

“Ah? Where is my identification card?” Another Officer gasped.

“Mine is also missing!” The third Officer panicked. “My identification card and wallet are missing!”

The three Officers do not know what was happening. They had shown their Police Identification Card when they entered the hotel. Why are their passes missing suddenly?

Dong Xuebing was waiting for this moment. His face suddenly changed, and points at those three Officers. “I thought you all are hardworking Officers! You all are impersonating Police Officers! Where is your Police Identification Card?! Where is your personal ID? Driving license?! What?! You don’t have any identification on you all?!” Dong Xuebing shouted and attracted many bystanders. “You all don’t bring your Police Identification Card with you when you attend to cases?! Who are you trying to trick?! You think buying a Police Uniform, and you are an Officer?! Ah?! You all dare to impersonate Police Officers in front of me?!”

The crowd heard it and started shouting.

“They are criminals! Arrest them!”

“That’s right! Call the Police! These fake Policemen are too much!”

“My son was conned by these fake Officers! Those bastards!”

The three Officers quickly explain. “We are really Police Officers from the City Police Station. Our Identification Cards were still with us. We might have misplaced it!”

Dong Xuebing sneered. “Do you even believe what you said? Do you think it’s so easy to fool me?!”

The Officer is panicking. “I am telling the truth. My wallet and work pass might be pickpocketed!”

Suddenly, two Police cars with siren and blinkers on arrived. The Police cars parked by the roadside, and Deputy Team Leader Feng and his men rushed over. Although Dong Xuebing is no longer a Leader with the Public Security Bureau, Deputy Team Leader Feng still respects him. That’s why he rushed over after receiving Dong Xuebing’s call.

Dong Xuebing turned to Deputy Team Leader Feng. “Team Leader Feng. You are here at the right time. There are three fake Policemen here!”

Deputy Team Leader Feng paused for a second and look at the three Officers. He had met one of them before and knew he is from the City Police Station. Why is Chief Dong saying they are fake Policemen?

That Officer quickly shouted. “Team Leader Feng, our work passes are stolen.”

Deputy Team Leader Feng is also an old fox. He knows there must be more to this.

Dong Xuebing replied coldly. “I can sense something is fishy when you all suddenly conducted a prostitution raid at this hotel. That’s why I waited for them to come out before questioning them. They don’t have Police Identification Card, Personal ID, Driving License, and all other identification papers. How can this be coincidental? Stolen?! You all are Police Officers! Which thief is so stupid to steal from a Police Officer?! Use your brains even if you want to lie!”

Deputy Team Leader Feng immediately understands what is going on. These three must have offended Dong Xuebing by trying to accuse him of visiting prostitutes.

No wonder Dong Xuebing is so angry. Even Deputy Team Leader Feng is also furious.

“Team Leader Feng!”

“Team Leader Feng, we…”

Deputy Team Leader Feng waved his hand. “Cuff them and bring them back for questioning!”

The three Officers drew a deep breath, and one of them shouted. “Team Leader Feng! We had met before! Did you forget about me? I am Xiao Zhang from the City Police Station!”

Deputy Team Leader Feng shook his head. “Who are you?! I don’t know you!”

“Wait! You can call our station! You will know what is going on after calling our station!”

“Bring them back!” Deputy Team Leader Feng did not give these three Officers any chance to explain, and his men rushed over to cuffed them. Deputy Team Leader Feng turns to Dong Xuebing. “Chief Dong, thank you for reporting this case. There are more fake Police Officer cases recently, and the Bureau is very concerned about it. Don’t worry. I will investigate this case thoroughly and make sure these fake Officers will be severely punished!” This is hinting to Dong Xuebing that he will teach these Officers a lesson.

Dong Xuebing patted Deputy Team Leader Feng’s shoulder. “Thank you.”

Deputy Team Leader Feng and his men brought the ‘fake Policemen’ away.

The crowd cheered and clapped.

The three City Police Station’s Officers knew they had been set up! Their prostitution raid had not caught Dong Xuebing, and their identification cards went missing suddenly. When they were about to leave, Dong Xuebing stopped them at the entrance to demand their IDs. They… don’t even know how Dong Xuebing set them up! They had not managed to catch Dong Xuebing but ended up getting arrested! They are regretting now. God of Plague Dong Xuebing is not someone they should mess with!

Dong Xuebing looks at the Police cars leaving before entering the hotel.

Room 603.

When Dong Xuebing stopped at the door, he saw a funny scene.

When the Police Officers barged into the bathroom, Luo Haiting immediately questioned them what they are trying to do angrily. The three Officers asked Luo Haiting if there is anyone else in the room. Her reply is she is alone. She knew Chief Dong must be hiding somewhere in the room. She looks towards the bottom of the bed and quickly walks out of the room after the Officers left. She remains in the corridor to wait for Dong Xuebing to come out.

Luo Haiting thought Chief Dong is hiding under the bed. Climbing out from under the bed will be embarrassing. If she is around, Chief Dong might be unhappy to be seen in such an awkward situation. That’s why she left the room to wait for him to come out by himself.

This wait lasted more than ten minutes.

But Dong Xuebing did not appear, and the room door remains closed.

Luo Haiting’s starts to run wild. She hesitated for a while and returned to the room to call Chief Dong. She called out for Dong Xuebing a few times before getting on her knees to look under the bed.

“Chief?”

“Sister Luo, are you looking for me?” Dong Xuebing said behind Luo Haiting.

Luo Haiting turned and was stunned. “You… why are you outside?”

Dong Xuebing did not answer her question. “Everything is fine now. Just proceed on with what we discussed about the promotion materials. Ok?”

“Yes…” Luo Haiting is confused. She looks at the window and thought to herself. This is the sixth floor! Did Chief Dong jumped out from the windows!?

Chapter 352 – Got something against you!

Night.

Hotel.

After sending Luo Haiting off, Dong Xuebing sat in his room and smoked a cigarette. This is not the end. Since Lui Dafa and the people behind him had made the first move, that means they will not let Dong Xuebing and Xie Huilan off. Dong Xuebing will not hold back anymore. He needs to do something, or else he will not achieve any Investment Promotion Agency results. To prevent affecting Xie Huilan’s influence, Lui Dafa must be eliminated. He had wanted to wait for a while, but Lui Dafa had acted fast. Dong Xuebing cannot afford to wait any longer!

You want to create trouble for me?!

Then I will make you suffer too!

Dong Xuebing had just settled the foot soldiers, and it’s time to settle the score with the person behind them!

Dong Xuebing must act before his enemy makes the second move. He immediately leaves the hotel and drove out. He called a former subordinate in the Public Security Bureau to ask for Lui Dafa’s address. After getting the address, he drove straight to an estate built around the 1990s. Dong Xuebing parked his car at a corner and walked towards the estate.

The Investment Promotion Agency does not have their own quarters and only has a small building. This estate is shared with other Government agencies. The red building on the left is the Investment Promotion Agency and the Cultural Department’s quarters. The buildings at the back are the County’s Political Consultative quarters, Industrial department, Tax revenue, etc. quarters. This is a large estate, and many top leaders are staying here.

Dong Xuebing entered the estate’s compound.

The guards at the entrance do not know Dong Xuebing, but they did not stop him.

After entering the estate, Dong Xuebing went straight to the red building.

Lui Dafa is staying on the sixth floor, 601. Dong Xuebing looks at the building. Other than a low railing on the first floor, there is no railing from the second floor. After all, very few burglars will choose to steal from government employees’ quarters. That’s why no one from the second floor onwards built railing. But despite this, it’s too hard to climb up from outside of the building. Dong Xuebing thought for a while and entered the building. He walked up to the sixth floor and pressed the doorbell of apartment 601.

Ding Dong… Ding Dong…

Dong Xuebing pressed the doorbell and quickly walks down the stairs to the fifth floor.

One second…

Two seconds…

Three seconds…

Click… the door opened. Lui Dafa’s wife, Li Hong, sticks her head out. “Who is it?! Who pressed our doorbell?”

Before Li Hong looks down the stairwell, Dong Xuebing shouted. STOP!

Time stopped!

Everything in this world stopped!

Dong Xuebing immediately shouted MENU to check his remaining time. During the New Year Holidays, he had accumulated some time and is sufficient. Dong Xuebing walked up the stairs and looked at Li Hong. He still remembers the moment when Sister Yu was disfigured by Li Hong. He suppressed the urge to kill Li Hong and lowered his body. He squeezed himself through space beside Li Hong and the door frame and entered the apartment.

Two men are sitting in the living room. They are Lui Dafa and the man which Dong Xuebing met outside the hotel.

Lui Dacai’s expression seems to be complaining to his brother.

Lui Dafa had a cigarette hanging on his lips and is looking gloomy. The cigarette smoke is currently paused in mid-air.

Dong Xuebing narrowed his eyes and walked to the first room. He used a lot of strength to push the door open. This should be Lui Dafa’s son, Lui Xiaolei, room. That brat is not around.

Dong Xuebing continued his way to the other room. It’s Lui Dafa and his wife’s room!

After closing the door, Dong Xuebing snapped his finger. Stop!

……

……

Dong Xuebing can hear outside from the room.

“Xiao Hong, who is it?” Lui Dafa asked.

“I don’t know. There is no one outside.” Li Hong closed the door and grumbled. “I wonder which idiot is playing with our doorbell.”

Lui Dacai replied. “Sister-in-law, maybe it’s the kids from other apartments.”

Lui Dafa said. “Alright. Just let them be. Dacai, let’s continue. Tell me what happened earlier. How can Dong Xuebing disappear from the hotel? Also, the Officers who I sent to raid the hotel room are all arrested by the Detectives. I was told that they are arrested for impersonating Police Officers. They had only entered the hotel, and all their identification cards went missing! What is going on?! Ah?!”

Lui Dacai sighed. “I also don’t know when Dong Xuebing had left the hotel…”

Dong Xuebing did not continue to listen to their conversation and started looking around the room.

Dong Xuebing’s purpose for sneaking into Lui Dafa’s apartment is very simple. He wants to look for evidence that can be used against Lui Dafa. When Dong Xuebing was still with Beijing State Security, he had found several bank books with a large amount of cash. If anyone wants to hide something, they will most likely be hidden at home. Dong Xuebing needs to get something that can be used against Lui Dafa. It might not be evidence of him accepting bribes or corruption. He just wants to have something that can lower his influence and affect his reputation.

Search!

I don’t believe you are so clean that you don’t have any secrets!

Lui Dafa and his family are still talking outside and do not know someone is searching through their room.

Dong Xuebing checked under the pillows, blankets, mattresses, closets, between the drawers, etc. He even checks every pocket of the clothes hanging in the closet. He had worked in the Public Security Bureau and had been trained in searching. Dong Xuebing moved cautiously and tried not to make any noise. After searching, he placed the items back in its original place.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes…

Dong Xuebing searched the room but cannot find anything.

Dong Xuebing looks at the 30,000 RMB savings printed on a bank book before placing it back into the drawer.

Is Lui Dafa really this clean?!

How is this possible?! This old bastard must be hiding something!

Dong Xuebing looks at his watch. It’s 8.15 pm. He continued to search and even flipped through all the books on the bookshelf and knocks on all the floor tiles lightly. But he still cannot find anything. Dong Xuebing wonders if Lui Dafa had hidden his secret in the living room or his son’s room.

This time, the conversation outside attracted Dong Xuebing’s attention.

Li Hong said. “Old Lui, that bastard Dong Xuebing is very revengeful. We had offended him previously, and you tried to frame him this time. Will he revenge on you?”

Lui Dacai added. “That’s right. Brother, you should watch out.”

“Don’t need to worry.” Lui Dafa let out a cold laughter. “He dares to do something against me? What else can he do? Check my accounts? I am not afraid. My lifestyle? I don’t have any lifestyle issues! Even if the Commission for Discipline Inspection investigate me and our family’s account, they will get nothing. I will welcome Dong Xuebing to check with open arms. When he cannot find anything, he will be in trouble!”

Li Hong worryingly asked. “Is it really fine?”

Lui Dafa replied. “Don’t worry. You should know me well enough. Will I leave evidence for others to catch me?!”

Li Hong sighed in relief. “Ok.”

Dong Xuebing frowned when he heard this. If Lui Dafa can say this confidently, that means he should not leave any evidence around. He doesn’t have to boast in front of his family, and Dong Xuebing pulled a long face. Lui Dafa does not have any financial and lifestyle issues. How am I going to drag him down? Don’t tell me that I must seek help from Xie Huilan? No! That will be too embarrassing! Dong Xuebing had promised Xie Huilan he will settle this, and he must not let his girlfriend thinks he cannot even handle his subordinates.

Dong Xuebing cannot find anything against Lui Dafa?!

If this fails, I will try something else!

Dong Xuebing is prepared to go all out. If all else fails, he will take naked pictures of Lui Dafa and Li Hong, and put it up for everyone on the streets to see. But that is the last resort. Lui Dafa will be embarrassed, but everyone will know he is the one who did it. Dong Xuebing’s reputation will also be affected. People will think he is someone unscrupulous.

Suddenly, someone’s phone rang.

Ring… ring… ring…

Lui Dafa answered. “Hello, I’m Xiao Lui… yes… that’s right… that incident… ok… I will go over to your place now.”

It should be a call from a Leader.

After hanging up, Lui Dafa said. “I need to go out. Don’t worry. Even if we cannot get Dong Xuebing this time, I can still find ways to embarrass him tomorrow or the day after that.”

Li Hong asked. “Where are you going? What time will you be back?”

Lui Dafa replied. “I am going to meet a Leader and should take at least an hour or more.”

“Ok.” Li Hong said. “Drive carefully.”

Lui Dacai asked. “Brother, do you want me to wait for you?”

Lui Dafa replied. “Ok. I need to discuss something with you later. Just chat with your Sister-in-law first.”

About thirty seconds later, Dong Xuebing heard the sound of the door closing.

Dong Xuebing shook his head. Damn! The main lead had left, and he cannot even take their nude photos. Sigh… Dong Xuebing felt it’s useless to remain there, and there’s no point in taking their nude photos. He does not want to be dragged down by Lui Dafa, as it’s not worth it.

Dong Xuebing decided to go back first.

Dong Xuebing mumbled. STOP!

Dong Xuebing opened the bedroom door and was about to walk out.

But the next moment, Dong Xuebing saw something that shocked him. He immediately paused and returned to the room. He couldn’t believe what he saw. Lui Dacai is hugging his Sister-in-law, Li Hong, in the living room! Time had stopped, and they are frozen in a hugging position!

Damn!

Dong Xuebing knew what he can use against Lui Dafa now!

Chapter 353 – Pictures!

Night.

Lui Dafa’s apartment.

Dong Xuebing closed the doors of the bedroom and took a deep breath. He wondered if his eyes had played tricks on him because this is too… Brother and Sister-in-law?! How can this happen?! Dong Xuebing wonders if he had mistaken them during the time-stop. Lui Dacai and Li Hong might not be having an affair. Maybe Li Hong had tripped, and Lui Dacai just happened to catch her to stop her from falling. Dong Xuebing calmed himself down and wanted to confirm his doubts. He snapped his fingers.

STOP!

……

……

Time resumed, but it was quiet outside of the room.

Dong Xuebing frowned. If Li Hong had tripped, they should be having some conversations. He moved closer to the door and pressed his ear against it. ‘Muah… muah… muah…’ It sounded like kissing, and Dong Xuebing can hear fast breathing.

Is this real?!

These two people are really having an affair!

Dong Xuebing is overjoyed. This should be fun!

“Dacai… *panting… you… *panting… why are you so anxious?” Li Hong said.

“I can’t help it. I had no opportunity to touch you for many days.” Lui Dacai replied. “Sister-in-law…”

Li Hong grumbled. “Your brother had been at home thinking of ways to deal with Dong Xuebing. I also cannot get any opportunity to go out… Ah…. Don’t kiss there… Ahh… when he is not around, Xiao Lei will be home. I… ah… ah… I cannot go out to meet you. Luckily, I sent Xiao Lei to his grandfather’s place last night. Ah… this time… Ah… we only have about 30 minutes… quick… your brother might come back earlier… Ah… don’t take off all our clothes.”

Lui Dacai replied impatiently. “Let’s go to the room.”

Dong Xuebing got a shock and was about to stop time to hide.

Li Hong refused. “No… your brother will know if we wet the bedsheets. Furthermore, the smell will linger, and it’s not easy to air it. Just do it on the sofa. Quick… open the windows slightly, and the smell will be gone before your brother comes back.”

“Ok!”

After hearing their conversation, Dong Xuebing knew their affair did not start recently. When he thought about Li Hong’s looks and figure, he almost vomited. Only Lui Dacai is interested in that old hag. Hmmm…. Lui Dacai is also ugly, and they are quite compatible…. Dong Xuebing is speechless after finding out about this affair. Lui Dafa… Lui Dafa… you are thinking of dealing with me every day, and your brother had been sleeping with your wife more than once! Cuckold by your own brother! This is too disgusting!

Dong Xuebing took out his mobile phone and waited patiently.

One minute… two minutes… three minutes…

“Sister-in-law… can I enter now?”

“Hurry up! What are you waiting for?! Hurry and put it in!”

“Ah…”

“Ah… ah… ah…”

Dong Xuebing can hear the sofa squeaking in the living room and knew it’s the time!

STOP!

……

……

The whole world becomes quiet!

Time had stopped!

Dong Xuebing opened the bedroom door with a cold smile and walks out, closing the door behind him.

Li Hong is still wearing her top, but her pants were pulled down to her knees. She is leaning over the sofa with her legs spread and mouth opened widely. She seems to be inhaling, while Lui Dacai stood behind her. He had removed his pants, and it was thrown over the coffee table. He looks excited and enjoying himself. One of his hands is pressing Li Hong down and is entering her from behind.

Dong Xuebing looks at them in disgust. This family is too gross.

Dong Xuebing took out his phone and walks around them, looking for the perfect angle. He found the perfect angle, which is in front of the TV in the living room. Li Hong and Lui Dacai will not see the camera, and the picture from this angle will show their faces and private parts. Anyone who saw this picture will know what they are doing.

Everything is ready, and Dong Xuebing placed his finger on the shutter.

STOP!

……

…….

Time resumed!

“Sister-in-law… ah… sister-in-law…”

“Dacai… my lovely brother… ah…”

Dong Xuebing pressed the shutter, but he forgot to mute his phone’s camera. Click!

Li Hong and Lui Dacai heard it and were about to turn towards the TV!

STOP! Dong Xuebing quickly shouted the command in his heart!

Time had stopped again!

Dong Xuebing looked at their expression and did not waste time. He quickly moves to the other side of the living room and mutes his phone before pointing the camera.

STOP!

Li Hong and Lui Dacai turned to the TV and did not find anything amiss.

“What was that sound?”

“I don’t know… It sounded like a click.”

“Just ignore it. Dacai… move faster!”

Dong Xuebing used this distraction to take a few more pictures!

Dong Xuebing is still standing around in the living with Li Hong and Lui Dacai, and even without seeing him, they can sense him. For example, Dong Xuebing’s breathing, finger pressing the shutter, shadow, and many more minor details. Li Hong and Lui Dacai moved a few more times and felt Dong Xuebing’s presence. Li Hong turned behind, and Lui Dacai turned towards the door.

STOP!

……

Dong Xuebing stopped the time again. He kept his phone and walked out of the front door before closing the door behind him softly. After the door is closed, he snapped his finger and mumbled STOP! under his breath. Time resumed, and he walked out of the estate towards his Mercedes MPV. After boarding his car, he took out his phone and checked the pictures. Dong Xuebing nodded with satisfaction and drove off!

While driving, Dong Xuebing called Liu Dahai. “Hello, Old Liu, are you sleeping?”

“It’s only 8 plus. I don’t sleep so early.” Liu Dahai asked softly. “Anything?”

Dong Xuebing continued to drive and said. “I need a favor from you. I am driving towards Hui Tian Village. Wait for me there. I need you to print some pictures from my phone for me. It’s not those film pictures. You know many people, and I can be assured to let you handle this. Alright, I will tell you the details when we meet.”

“Ok. I will wait for you, Sir.”

“Haha… stop calling me that.”

“This is respect for my old leader.”

“Stop it. You are much older than me.”

Dong Xuebing hanged up after joking for a while.

Dong Xuebing had looked for Liu Dahai is because of their relationship. He had saved Liu Dahai’s life, and he cannot develop these pictures himself. These are nude photos, and he can’t pick a random shop on the streets to print them. No shop will do his business, and he will also be exposed. Furthermore, Dong Xuebing was transferred to Yan Tai County for about a year and does not know many people. But Liu Dahai is different. He is based in Yan Tai County for many years, and he knows his way around.

It’s a dark and windy night.

After driving for a while, Dong Xuebing finally reach Hui Tian Village.

Dong Xuebing met up with Liu Dahai in an alley near the latter’s house.

Liu Dahai is very cautious. He wore all black, and before he approached Dong Xuebing’s Mercedes MPV, he looks around to make sure there are no one else before getting into the car. “Chief Dong, what photos do you want to print?”

Dong Xuebing took out his mobile phone and tapped on it a few times. “Someone tried to frame me, and I cannot sit around. You might not know who these people in the pictures are, but the woman is Lui Dafa’s wife. I am not sure how to print these pictures, but most photo studios can do it. Get someone you trust to do it, and don’t let too many people know about this.” Dong Xuebing showed Liu Dahai the photographs.

Liu Dahai looked at the pictures and didn’t recognize the people in it. “Alright. Leave this to me. I will do it myself.” He knew Chief Dong had come to Hui Tian Village to look for him because it is confidential and urgent. “Please wait for me here. It will take one hour… no forty minutes should be enough. How many copies do you need?”

“Print three copies.”

Liu Dahai is very efficient. After leaving for a while, he returned with a brown paper envelope.

Dong Xuebing opened the envelope and nodded. His phone’s camera cannot take high-quality pictures like digital cameras or film cameras. Still, the faces can clearly be seen in the pictures. He kept a copy of the photographs in his pocket. “I will keep a copy, and I need you to do something. Here are two addresses, names of the recipients and departments. You must not make any mistakes, and these two copies must be sent to these addresses tomorrow.”

Liu Dahai quickly took out his notebook to write down the addresses and departments.

After a while, Dong Xuebing drove back to the County’s City.

Before Dong Xuebing reached his hotel, his phone rang. Xie Huilan had called. “I heard you had gotten the Public Security Bureau to arrest three Officers from the City Police Station? Did someone make a move on you?”

Dong Xuebing replied. “Yes. Those bastards tried to frame me.”

Xie Huilan paused for a second and narrowed her eyes. “Alright. I will handle the rest. You don’t need to interfere with this.”

Dong Xuebing quickly replies. “No… I said I can handle this. Don’t you trust me? Hahaha… don’t worry about me. They are trying to get me in trouble and want to tarnish your reputation?! They can go to hell! I will eliminate every single person they send! I will show them who is tougher!”

“You found a solution?”

“It’s settled. Just wait and see tomorrow!”

“Haha… alright. I am looking forward to seeing how my Xiao Bing handles this situation.”

Chapter 354 – The cuckold Lui Dafa!

The next day. Morning.

Investment Promotion Agency.

Dong Xuebing drove into the compound and went straight to his office.

It’s not the time for work yet, and many staff members were discussing the challenge between Chief Dong and Chief Lui. They are analyzing which side is stronger. All of them knew yesterday was only a test of strength, and the real war will start these two days. In government agencies, the staff will be very concerned when the higher-ups go against each other. Regardless of the leaders from the various sub-departments, or staff members, everyone is waiting to see if Chief Dong can win against the wily fox, Lui Dafa.

Guo Panwei is cleaning the windows with a cloth in Dong Xuebing’s office.

When Dong Xuebing enters the office, he saw Guo Panwei. “Panwei, have you adapt to your new role?”

“Chief Dong.” Guo Panwei quickly wipes his hands and poured a cup of tea for Dong Xuebing. “I had gone through the workflow but haven’t got the chance to meet the people from various departments in the Agency and the County Government. Give me a week. I promise I will establish good relationships with them, and no one will give you problems. Under your leadership, we will…”

Dong Xuebing laughed and waved his hand. “Alright. Stop it.”

Guo Panwei laughed and did not continue.

“Fostering a good relationship with the various departments can wait as things will not change overnight. Take your time.”

“… yes.” Guo Panwei pulled out the chair for Dong Xuebing.

Dong Xuebing sat down and sip on his tea. “Oh, did Sister-in-law and your kid come over with you? Do you need help with your child’s school transfer?”

Guo Panwei felt flattered to hear Dong Xuebing addressing his wife as ‘Sister-in-law’ and quickly replied. “Thank you for your concern. The second semester had just started, and I am worried his studies will be affected if he has to transfer school. That’s why I did not let my wife and kid come here with me.”

Dong Xuebing nodded. “Ok. Let me know if you need any help.”

“Yes!”

When Guo Panwei was still in Beijing, he does not know about Dong Xuebing’s situation in Yan Tai County. But after he arrived yesterday, he heard of Dong Xuebing’s glorious past deeds in Yan Tai County. Killing nine armed criminals with his hands cuffed, saving people during a landslide, recovering the stolen artifacts from the Provincial Museum, arresting the relative of a County Party Committee member, challenging seven Tae Kwon Do schools in Korea, etc. Any of these incidents is outstanding and made Guo Panwei speechless. He realized that even after Dong Xuebing was transferred to Yan Tai County, Dong Xuebing is still Dong Xuebing. Everything he does is astonishing and outstanding.

Soon, it’s time to start work.

Dong Xuebing assigned some tasks to Guo Panwei for him to inform the various departments.

But after a while, Dong Xuebing received feedback that the tasks he ordered are not proceeding smoothly. It’s not the department’s not willing to carry out his orders. They don’t dare to ignore Dong Xuebing’s orders, but the efficiency is too slow. Something minor that can be settled over the phone suddenly needs more than ten minutes. Some departments and staff, who are close to Lui Dafa, even chose to feign ignorance.

Dong Xuebing thought to himself. Fine. I shall see how long you all can last!

Dong Xuebing looked at his watch and closed his eyes to rest. Today, he will let everyone in the Agency know who is in charge here!

……

Deputy Chief Office.

Lui Dafa entered his office with his bag, and Deputy Office Director Dan Enguo followed behind.

“Enguo.” Lui Dafa said. “Did that side make any move?”

Dan Enguo knew who Lui Dafa is referring to. He shook his head. “Nothing special. He had assigned some tasks to various departments earlier. But everyone is not willing to cooperate with him because you had spoken to them.”

Lui Dafa laughed. “Alright. Go back to work, and report to me if you heard of anything.”

“Yes, Sir.” Dan Enguo left.

Lui Dafa crossed his legs and smoked a cigarette. He thought about his plan to make things difficult for Dong Xuebing and snubbed his cigarette with a cold smile. He took out some documents from his bag to start work, but three envelopes dropped out of the bag. Lui Dafa has the habit of collecting his mails every morning when he leaves home.

Lui Dafa opened the first envelope and threw it aside. It’s a shopping advertisement

Lui Dafa opened the second envelope. It’s an invitation to an event. He thought for a while and kept the invitation card in the drawer.

Lui Dafa continued to open the third envelope. He reached inside. Eh?! Photographs?! He is puzzled and looks at the photographs after taking it out from the envelope. His face immediately turns green, and jumps out of his chair. He was so angry until his hands and lips were trembling. The pictures are his wife, Li Hong, and his younger brother, Lui Dacai! These are pictures of them… Lui Dafa’s lungs almost exploded!

Liu Dafa grabbed his phone and called Li Hong.

Ring… ring… Li Hong answered. “Hello? What is it? I am still sleeping!”

Lui Dafa roared into the phone. “Li Hong! What the f**k have you done?!”

Li Hong was stunned. “What’s wrong with you?! Why are you screaming at me?!”

“You still want to hide about you and Dacai?!”

Li Hong panicked. “What are you talking about? What’s wrong with Dacai and me?”

Lui Dafa threw the photographs on the table. “What’s wrong?! Ah?! Someone had sent photographs of you two to my office! Everything is shown clearly in the photographs! Li Hong! How can you do such things?! You…! Why have I married a slut like you?!”

“I… I did not do anything… Stop accusing me.”

“Wait for me at home! I will show you the photographs!”

A few seconds later, Li Hong broke down. She knew her affair with Lui Dacai was exposed and started crying. “I… I’m sorry.”

……

At the same time.

Investment Promotion Agency’s Office.

“Director, these are today’s mail.” A staff member carried a stack of letters in.

It’s the Office department’s job to receive mails. Luo Haiting nodded. “Go through and sort the mails. Let me know if there are letters from investors or business fairs.”

The staff member acknowledged and went out to check the mails.

After a while, the staff member barged into Luo Haiting’s office. Her face was all red and held up an envelope. “Director… Director… This… this….”

Luo Haiting frowned. “What’s wrong? Why are you panicking?”

The staff member passed the envelope to Luo Haiting. “Look at this!”

Luo Haiting took out some photographs from the envelope, and her face immediately turns red. After a while, her eyes narrowed. She recognized the man in the photos. Lui Dacai, Lui Dafa’s younger brother. She had met him several times, and the woman with the lustful expression under him is Lui Dafa’s wife, Li Hong! Lui Dafa had brought his wife to some of the Agency’s events. Everyone in the Agency knows who she is!

Lui Dafa’s younger brother is having an affair with his wife?!

Luo Haiting was shocked and quickly ordered. “Go out first, and don’t tell others about this!”

“Yes.” The staff member wiped the sweat off her forehead and walks out of the office.

Luo Haiting felt the timing of these photos appearing is too weird. Why are these photos send to Investment Promotion Agency suddenly? Is someone trying to get Lui Dafa in trouble? The first person that comes to Luo Haiting’s mind is Dong Xuebing. Is this Chief Dong’s work? But… how did he get these pictures? From the photos’ angle, it should not be a hidden camera and looks like someone standing there openly to take these pictures. The photos are from multiple angles, and it’s like Li Hong, and Lui Dacai had purposely let someone take these photos.

What is going on?!

Luo Haiting is confused, but after calming down, she smiled. She quickly put the photos back into the envelope and went upstairs to Chief Dong’s office.

Knock… knock…

“Come in.” Dong Xuebing laughed in his heart.

Luo Haiting entered and closed the door behind her. “Chief, our Office Department had just received this mail.”

Dong Xuebing pretended to ask. “Isn’t that your department’s duty to handle the mails? What’s wrong?”

Luo Haiting looks at Dong Xuebing’s expression and could not say anything. She continued. “It’s some sensitive photos, and I don’t know how to handle it. I need to seek your advice first. These are photographs of Chief Lui’s wife and his younger brother.” She passed the envelope to Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at the photos, and his face changed slightly. He threw the photos on his desk angrily. “Who sent these photos!? Go and find out! I want the sender’s address! What is this person thinking?! Ah? This is tarnishing our Investment Promotion Agency’s reputation!” Dong Xuebing banged his desk. “Get Chief Lui here now!”

Luo Haiting blinked. This is not done by Chief Dong?

Dong Xuebing took a deep breath and asked. “Director Luo, this matter will affect our Agency and Chief Lui’s reputation. Not many people have seen these photos, right? Ok… I hope this matter is not spread among the staff, or else, how is Chief Lui going to face others? Do you understand?”

Luo Haiting’s heart skipped a beat. “… Chief… I know what to do.”

Dong Xuebing nodded. “Alright. Get Chief Lui over here!”

What Dong Xuebing said is not very clear. He used the word ‘hope’ and understood that if this matter is leaked, so be it.

Luo Haiting knew the grudge between Chief Dong and Chief Lui. With these photos in hand, Chief Dong will surely use it to deal with Lui Dafa. She quickly got Dong Xuebing’s hint and left Dong Xuebing’s office. Back at her office, she instructed two of her more trusted subordinates. Actually, she doesn’t need to do anything, as there is no way to hide the affair between Lui Dafa’s wife and his younger brother!

Chapter 355 – Who is the Person in charge here?!

Morning.

10 am.

Dong Xuebing sat in his office, looking at the photos.

Dong Xuebing had not notice Li Hong’s ass was big and round last night.

The office door opened suddenly, and Lui Dafa entered without knocking. Lui Dafa is no longer composed and is burning with rage. The photos were sent to him, and it is obvious someone is threatening and trying to embarrass him. Other than Dong Xuebing, who else will do such a thing? No one can take these photos easily from the angles. Dong Xuebing has the God of Plague, and weird things always happen around him. That’s why Lui Dafa is sure this is done by Dong Xuebing!

Dong Xuebing looks up with a straight face. “Old Lui, I can understand your feelings, but can you knock before you enter? This is basic manners.”

Lui Dafa kept quiet.

Bam! Dong Xuebing threw the photos on his desk. “What are these photos?! I want you to give me an explanation!”

Lui Dafa’s face is red with anger. Before he comes up to Dong Xuebing’s office, he had torn the photos into pieces.

Dong Xuebing stared at Lui Dafa and scolded. “Lui Dafa! Are you trying to create problems for me?! Ah?! You are a leader in the Agency and should be setting an example for the rest of the staff. This is the job of a leader! But look at you! Don’t tell me you didn’t notice your problems at home?! Now, these photos are sent to the Agency! How are you going to carry on with your duties?! You had disgraced the whole Agency! This is tarnishing our Agency’s reputation. Do you still have a collective spirit?!”

Lui Dafa finally spoke. “I don’t know anything about this!”

Dong Xuebing banged his desk. “Old Lui, I am scolding you for your own good. You better settle this as soon as possible, and don’t let this affect the morale of the staff!”

Lui Dafa replied angrily. “I know!”

“It’s not that I want to commend on this…” Dong Xuebing continued to add salt to Lui Dafa’s wound. “Your wife and brother are too much. But managing your family is also your responsibility. Old Lui, you must not overlook this. From what I know, these photos were only sent to our Agency. If all the County departments received these photos, even I could not handle this. The influence will be too big for me to cover it up.”

Lui Dafa’s brows twitched, and know Dong Xuebing is threatening him.

Dong Xuebing waved his hand. “Alright. That’s all I have to say. Go back to work.”

“… I would like to take a few days off work.” Lui Dafa is too embarrassed to continue working. On his way to Dong Xuebing’s office, he noticed the staff’s weird stares as they greeted him. They seemed to be mocking him. His wife is having an affair with his younger brother. Nothing is more disgraceful as this, and Lui Dafa suddenly had the urge to stabbing Li Hong and Lui Dacai to death! Now, taking time off from work is his way of admitting defeat and retreating.

Dong Xuebing nodded. “Ok. I approved it. Take some time to rest and settle your family problems.”

Lui Dafa walked out of Dong Xuebing’s office. He suddenly felt very tired and don’t feel like going against Dong Xuebing anymore.

Dong Xuebing had not to paste these photos along the streets because the impact will be too big on Lui Dafa and himself. Anyone will suspect this is done by him, and Dong Xuebing will leave a bad impression, making everyone stay far from him. Secondly, letting the whole Agency knows about this is enough to reduce Lui Dafa’s influence and tarnish his reputation. Dong Xuebing will have something against him. As long as Dong Xuebing has these photos in hand, he can keep Lui Dafa in place. But once these photos were exposed to the whole County, who knows what Lui Dafa will do.

That’s why keeping the photos is the best option.

Suppose Lui Dafa carries on to make things difficult for Dong Xuebing. In that case, Dong Xuebing will not mind exposing these photos to the whole County and let everyone know about Lui Dafa’s scandal.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing saw it was Xie Huilan and answered with a smile. “Mayor Xie, what are your instructions?”

“Is it not convenient to talk?”

“Haha… No, I am afraid you are not convenient.”

Xie Huilan laughed. “I heard you used a few photos to deal with Lui Dafa and his wife.”

Dong Xuebing was stunned. “How did you receive this information so fast?”

“Although I am not in your Agency, I have been monitoring your side closely. Haha… You had done a good job.” Xie Huilan seldom praises Dong Xuebing like this. “I am looking forward to seeing those County Leaders’ expression. They had sent Lui Dafa and a few Police Officers to create problems for you, but in less than a day, the Officers were arrested, and Lui Dafa is disgraced by you. I think Lui Dafa will not dare to create any more problems now. This is a good move. You had given Lui Dafa a slap and gave a slap to those who wanted to deal with us. Hahaha…”

Dong Xuebing is overjoyed. “Are you impressed?”

“Very impressed. You are always full of surprises.”

After hanging up, Dong Xuebing laughed. He knows Sister Xie is trying to cheer him up. This political struggle might seem to be his win, but it’s not good enough to be considered a ‘Good job.’ Never mind. Who cares if it is a good job or not as long as he had achieved what he wanted!

The whole Agency is behaving weirdly this morning.

Lui Dafa’s family scandal had shocked everyone, and their impression of him had changed for the worse.

Pu Yang, Guo Junbao, and the other Offsite Office Directors quickly notice the changes. Office Director Luo Haiting, Deputy Office Director Dan Guoen, and the rest of the Department Heads suddenly realized Lui Dafa is no match for the newly appointed Chief Dong!

In one day, Chief Dong had won before Chief Lui can do anything.

The competition between both only lasted one round, and Chief Lui had lost too fast.

Before lunchtime, Dong Xuebing visited all the offices in the Agency.

“Chief Dong.”

“Chief.”

The staff quickly greeted Dong Xuebing, but they are still thinking about the photo incident in their hearts.

Dong Xuebing waved to them, asking them to go back to work. Luo Haiting heard the commotion outside of her office and quickly walks out to greet him. “Chief.”

Dong Xuebing smiled. “Carry on with your work. I am just walking around.”

Luo Haiting replied. “I am approving the reimbursement forms. This year, our Agency’s finances are very tight.”

Dong Xuebing also knows the Investment Promotion Agency is running low on funds. This is because their past results were too poor, and the County Government will not allocate more funds to the Agency. But the expenses for a department like the Investment Promotion Agency is very high. For example, the staff must dine and interact with prospective investors, transportation, etc. All these activities need money. The reimbursement for the amount below 1,000 RMB will be approved, and anything above 1,000 RMB needs to be verified. This is to prevent the staff from making false claims.

Dong Xuebing said. “Show me the forms.”

Luo Haiting paused for a second and passed a stack of receipts to Dong Xuebing.

Dong Xuebing flipped through the receipts, and the majority of them are for meals. “Ok. Our fund allocation is low, and you must verify the claims carefully. Director Luo, from today onwards, all the claims above 500 RMB must have my approval.”

Luo Haiting’s eyes brighten up. “Yes.”

The other staff in the Office were stunned. Claims above 500 RMB must get the approval from Dong Xuebing? This…

After Lui Dafa’s incident, this change or policy for staff’s reimbursement is Dong Xuebing’s second move today. Dong Xuebing continued with his rounds in the office and went to the cafeteria for lunch.

Chief Dong’s changes to the reimbursement policy are quickly disseminated to the rest of the departments. Everyone, especially those from the Business departments, was distressed. This means it will be heard for them to get reimbursements in the future.

Now, all the staff had to admit that Chief Dong is calling the shots in the Agency!

After Lui Dafa was embarrassed and left work early, Dong Xuebing’s influence had increased. Everyone becomes wary of him, and with his swift and ruthless actions, the Agency will have big changes. The various department heads suddenly realized those rumors about Dong Xuebing being young and inexperienced are all bullshit. With Lui Dafa setting an example, none of them dares to go against Dong Xuebing.

Afternoon.

Dong Xuebing’s office door was knocked on non-stop.

“Chief Dong, I am here to update you on my work progress.”

“Chief, I need your approval for this document. It is about the honey factory investment…”

“Chief, I will be returning to Beijing’s Offsite Office tomorrow, and what are you directions for this year?”

Many leaders went to look for Dong Xuebing in his office using work as an excuse. But all of them were actually pledging their allegiance. Dong Xuebing welcomed them and spoke to them with a smile. Almost all the number one and two men of the various departments had visited Dong Xuebing except for Deputy Chief Sun Shuli.

Dong Xuebing had made three major moves within two days after his appointment.

Now, Dong Xuebing had finally established his authority in the Agency and has it under control!

Chapter 356 – Mum is dating someone?!

One day…

Two days….

Three days….

One week had passed. Since Dong Xuebing had dealt with Lui Dafa, this old bastard finally quiets down. He returned to work after three days, but he locked himself up in his office most of the time. He did not make things difficult for Dong Xuebing anymore and admitted he had lost all his influence and authority. During these few days, Dong Xuebing familiarized himself with his work in the Agency. He is in charge of the Agency’s macro perspective and assigned the work to the various departments. Everything went smoothly.

Saturday.

Dong Xuebing looked at his watch under his blanket and returned to sleep.

Because of the Investment Promotion Agency’s work nature, weekends might be busier than weekdays. But Dong Xuebing is the Agency’s Chief, and he decided to give himself a break today.

Suddenly, the door of the apartment opened.

After a while, someone pushed Dong Xuebing, who had returned to sleep.

“Xiao Bing, Xiao Bing.” It’s Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping. “It’s almost 9am. Wake up.”

Dong Xuebing opened his eyes and yawned. “I am not working today. Let me sleep for a while more. It’s been very tiring in the past few days.”

Luan Xiaoping looked at her son and wiped the dirt on his eyes before pulling his blanket to cover his feet. “You always don’t listen to me. I told you to rest more, and you never listen. Sigh… go back to sleep. I will help you clean up your apartment and prepare breakfast.” During Lunar New Year, Dong Xuebing gave his Mum a set of keys to his apartment. Luan Xiaoping was here to help him clean his apartment and wash his clothes. She knows how lazy her son is, and the whole apartment will be in a mess if she doesn’t come over in two weeks.

Dong Xuebing closes his eyes and nods. “Thank you, Mum.”

“What’s there to thank?” Luan Xiaoping stroked her son’s hand. “Go back to sleep.”

Luan Xiaoping walked out of the room and started doing the household chores.

About an hour later, Dong Xuebing woke up and walked out of his room lazily.

Luan Xiaoping is standing by the windows, hanging the laundry.

Dong Xuebing smiled embarrassedly. “Mum, take a break. I will do the rest.”

“You woke up?” Luan Xiaoping turned and smiled. “No need. I am not that old. Hurry up and brush your teeth. Breakfast is ready.”

Dong Xuebing blinked and said. “Mum… I just realized that you are getting prettier recently.”

Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “Rubbish! How can I be pretty when I am almost 50?” She smiled.

Dong Xuebing continued to look at his mother. “Hehe… I am telling the truth. You had put on makeup?”

Luan Xiaoping blushed and quickly said. “Stop saying nonsense and brush your teeth.”

“You had really put on makeup?!” Dong Xuebing becomes curious as his mother seldom dolled up. In the past, it is because they are poor, and his mother had never owned any cosmetics. But after Dong Xuebing becomes rich, his mother also did not buy any new clothes or cosmetics. Maybe she doesn’t see the need to dress up, or she is used to it. But today…

Luan Xiaoping quickly turns around and continues to hang the laundry. “If you continue to look at me, I will get angry. Go….”

“What’s the special occasion today?” Dong Xuebing continued. “It’s not your birthday today… and it’s still Lunar New Year. Oh, tomorrow is Yuan Xiao Festival, but you don’t need to dress up for that…” Luan Xiaoping cannot stand Dong Xuebing’s mumbling and pushes him into the bathroom.

These few months, Dong Xuebing had neglected his mother. Firstly, he is busy with work and promotion and went to South Korea with Yu Meixia for her cosmetic surgery. Secondly, he is used to be taken care of by his mother. He doesn’t need to visit his mother at her school’s hostel, and Luan Xiaoping will visit him to take care of him. Dong Xuebing thought back to Luan Xiaoping’s recent visits previously. His mother used to visit him every weekend and will stay in his apartment from morning to night. But during the past two months, her visits have become less frequent. Something is wrong. Dong Xuebing becomes worried.

During breakfast, Luan Xiaoping helped her son peeled a salted duck egg. “Eat it with the porridge.”

“Mum, are you hiding something from me?” Dong Xuebing asked. “I noticed you are strange recently.”

Luan Xiaoping blushed. “… no.”

Dong Xuebing puts down his chopsticks. “No, you must be hiding something from me. What is it? Tell me.”

“… nothing. Stop guessing.”

“Just tell me. I have no appetite if you don’t tell me.”

Luan Xiaoping took a sip of her porridge and softly asked. “Err… then I will ask you something. Your father… your father, had died for many years. I had not forgotten about him, but… All these while, I have never thought about this… but…” Luan Xiaoping stuttered. “Ok… let me put it this way. If I… get you a stepfather, will you… be unhappy?”

Dong Xuebing jumped up. “You are dating someone now?!”

Luan Xiaoping quickly waved her hands. “No… no… This is only a simple question.”

“How can this question be asked casually? You must be dating someone now.” Dong Xuebing has complicated feelings and asked anxiously. “Who is he? Is he a teacher at your school? How old is he? What is his name?” Dong Xuebing asked. “How can you hide such important things from me? Shouldn’t you discuss it with me first? When and how did you start dating him?”

Luan Xiaoping panicked after being questioned. “We are not dating. I am just asking.”

“Ah… you are still trying to deny?”

“… then you… answer me first.” Luan Xiaoping looks at her son. “Do you think it is not right also? Never mind. Just treat it as I have not mentioned anything.”

Dong Xuebing thought to himself. You nearly scared me to death. How can I pretend you never ask? He thought for a while and sighed. “Mum, it’s not that I don’t agree. Dad had left us for so many years, and it’s normal for you to look for another partner. How can I be unhappy about this? I want you to be happy, but I am afraid you are being conned. There are not many good people around now, and you are so kind. What if you are cheated…”

Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “I can see through others better than you!”

Dong Xuebing continued. “No matter what, you must let me meet that old man first.”

“What old man? Don’t be rude.” Luan Xiaoping is mad.

Dong Xuebing suddenly felt jealous.

After breakfast, Luan Xiaoping held Dong Xuebing’s hand when they were sitting on the sofa. “I will not hide this from you. At the end of last year, I went to the City with my colleague for shopping, and we saw a young man faking an accident to claim compensation. He tried to cheat an old lady, and I was afraid that the old lady will fall for it and reminded her. But that young man started arguing with me and even rolled up his sleeves to hit me. At that time, a man in his fifties alighted from a car parked along the streets. He gave that young man a stare, and that young man ran off.”

Dong Xuebing let out a ‘humph’ unhappily. “Saving a damsel in distress.”

Luan Xiaoping raised her voice. “Do you want to listen or not? If you don’t want to hear my story, I will not continue.”

“… alright… Carry on…”

“I thanked him and got to know him.” Luan Xiaoping was smiling sweetly. “He gave me his mobile number, and I gave him my apartment’s phone number. After that, we met up a few times. Oh, sometimes when I go to Feng Zhou City, we will have tea. Old Yang is a nice person, and his family background is quite similar to mine. His wife had passed away a few years ago.”

“He is working in the City? What’s his name?”

“Yang Zhaode.”

Dong Xuebing continued to ask. “Then what is the relationship between both of you now?”

“Nothing.” Luan Xiaoping quickly replied. “We are just friends. Friends that can get along well.”

Dong Xuebing rolled his eyes. “Save it. We youngsters will look for passion when we date. You all are different. Keeping in touch over the phone and meeting up once in a while to chat is already considered dating.” Dong Xuebing knew his mother well. She will never admit she is dating as she is shy, and she should be hiding a lot more details from him. She is already dating this man.

Luan Xiaoping could sense Dong Xuebing is feeling unhappy, and she stroked Dong Xuebing’s hand lovingly. “You… if you think this is not right, I will not contact him again.”

Dong Xuebing replied. “When did I say I object to this?”

“Then…?”

“You should decide for yourself, but I must meet that man first.” Dong Xuebing does not object to his mother dating someone. But he is worried she will be cheated. He needs to know the other party’s character first. Although Luan Xiaoping is in her late forties, she is considered quite pretty among her age range after putting some makeup on.

Luan Xiaoping looks at Dong Xuebing. “Old Yang is quite busy with work these few days. Let’s have a meal together when he is free.”

Dong Xuebing replied. “Ok.”

Luan Xiaoping sighed with relief. “Xiao Bing. Thank you.”

“Thank me for what?”

“I thought you will object, and… that’s why I don’t dare to tell you.”

Dong Xuebing laughed. “You are my Mum, and I will be happy if you are happy. What’s there to object? It’s just a stepfather. If Comrade Old Yang has a good character, I will agree. You are alone at your age and should find a partner. I am busy with work, and it’s good to have someone to accompany you.”

Luan Xiaoping laughed. “What Comrade Old Yang?”

“Hahaha…”

Chapter 357 – Five hundred million

Yuanxiao festive is over, and the Lunar New Year has ended.

Monday morning. Investment Promotion Agency’s compound.

Today’s weather is fine, and one can smell the grass in the breeze.

Dong Xuebing sat in his office, reading the reports on the progress of the tasks he assigned last week. He will frown or nod every now and then. After a while, he lit a cigarette and thought about his plans. He had settled the internal affairs of the Agency and had taken control of it. His next task is to bring in investments to get results. He needed results not only for his promotion or marriage, but he also wants to do something for the people in Yan Tai County. No matter what, he must bring in investments to the County.

Dong Xuebing took a sip of water and was deep in his thoughts.

Guo Panwei saw Dong Xuebing’s teacup almost empty and quickly bring the hot flask to top up his cup.

“Panwei.” Dong Xuebing looks at Guo Panwei. “You have mingled around in the Agency the past few days. How is the progress of getting investors? Are the staff working hard?”

Guo Panwei felt Chief Dong is testing him. He paused for a second and replied cautiously. “To be honest, everyone is working passionately. After all, they will get commissions for every investment they brought to the County. 1% or 2% commission is not a small amount. I noticed the Business Sections had tried their best to get investments but to no avail. They had treated businessmen to lunch and dinners, but they failed to get their investments in the end. Since Lunar New Year, they had only gotten a few million investments.

Dong Xuebing nodded. “This is all our fault. We had not done a good job.”

“But this might also be because of Yan Tai County’s geographical position.” Guo Panwei added. “Everyone in the Agency is impressed with your plans and proposals. This is not your problem.:

Dong Xuebing laughed. “It is my problem if we cannot get investors.”

Guo Panwei replied. “I think it is our people who had not followed your proposals.”

“Alright. Stop your flattery.” Dong Xuebing laughed. Sometimes Guo Panwei’s flattery can cheer Dong Xuebing up. This is also a form of stress-relieving. This is also one of the reasons why Dong Xuebing transferred Guo Panwei over to assist him. Joking occasionally is not bad. “Actually, I have not thought of the Agency to change overnight. It’s quite impossible.”

Guo Panwei smiled. “With you around, nothing is impossible.”

Dong Xuebing laughed and looked at his watch. “The County’s meeting should end soon.”

“Do you want me to call and ask?”

“No need.”

The County Government has a meeting this morning to discuss the various departments’ plans. The Investment Promotion Agency’s target and development will also be discussed in this meeting. The outcome will be announced before noon. That’s why Dong Xuebing is concerned. Last year, the Investment Promotion Agency broke its record by getting 203 million RMB worth of investments. It is way higher than their target of 150 million RMB. This figure is the stated amount on the contracts and not the Investment Promotion Agency’s actual amount. This year’s target will definitely be higher than the previous year’s 150 million RMB. But no one knows how much higher.

Not only Dong Xuebing is concerned about this year’s target, many other leaders within the Agency are also waiting for news.

If the County Government set 200 million RMB worth of investments as this year’s target, it will be too stressful. Someone will have to bear the responsibility if they cannot achieve the target.

That’s why everyone in the Agency is hoping for the target to be lower.

Ring… ring… ring… the phone on the desk rang.

Guo Panwei quickly answered. “Hello, Chief’s Office… Oh… yes… Please hang on for a moment.”

Guo Panwei passed the phone to Dong Xuebing and whispered. “Mayor Zhao is looking for you.”

Dong Xuebing answered. “Mayor Zhao, I’m Dong Xuebing.”

Deputy Mayor Zhao Xinglong is in-charge of the Investment Promotion Agency. “Chief Dong, the meeting is over, and your target for this year is out. Can you come over to my office? It is hard to tell you over the phone.”

“Alright. I will go over now.” After hanging up, Dong Xuebing said to Guo Panwei. “Panwei, let’s go to the County Government now.”

Guo Panwei is currently Dong Xuebing’s secretary cum driver. After they reached downstairs, he opened the rear passenger door for Dong Xuebing and drove towards the County Government. Along the way, Dong Xuebing has a bad premonition. Zhao Xinglong had hinted to Dong Xuebing that this year’s target will be slightly higher than the previous years before the meeting. But if the target is only slightly higher, he should tell Dong Xuebing over the phone and not ask Dong Xuebing to go to his office. Something must have happened.

County Government Building.

Deputy Mayor Office.

Knock… knock… Dong Xuebing knocked and entered the office. “Mayor Zhao, this year’s target for the Investment Promotion Agency…”

“Don’t be anxious. Take a seat.” Zhao Xinglong is a straightforward person, but today he did not go into the main topic immediately. Instead, he asked about Dong Xuebing’s work and the situation in the Agency.

Dong Xuebing can only answer Zhao Xinglong’s questions. He has a bad feeling something is wrong in his heart.

After chatting for a while, Zhao Xinglong said. “Chief Dong, you must be prepared. The Investment Promotion Agency’s target is quite high.”

Dong Xuebing looked at Zhao Xinglong. “How much?”

Zhao Xinglong replied in a serious tone. “500 million.”

“500 million?!” Dong Xuebing drew a deep breath. “This is 350 million more than last year’s target! Mayor Zhao, you all cannot do this to us. Our staff had pushed themselves to their limits to achieve 200 million RMB last year and broke our County’s historical records. How can our target be increased by so much?! We should not try to run before we can even walk!”

Zhao Xinglong sighed in his heart. He is also under great pressure. “The County Government had not set this target during our discussions before today’s meeting. But during the Party Committee meeting this morning, the Committee wants to focus on the economic developments of our County and want our County to be on par with our surrounding cities and counties. That’s why this target of 500 million RMB comes about. The County has high hopes on the Investment Promotion Agency, and the Finance Department will be issuing 3 million RMB to support the Agency’s work.”

Dong Xuebing had a terrible look on his face. “What if we cannot achieve this target?”

Zhao Xinglong replied. “Every individual will be held responsible.”

“That means I will be fired?”

“Not really.” Zhao Xinglong continued. “I will also be held responsible if the Investment Promotion Agency cannot complete this mission. That’s why the Investment Promotion Agency must do a good job as the whole County is watching us.”

Xiang Daofa again!

Are you finding trouble with me again?!

But Dong Xuebing knew he is a nobody, and Xiang Daofa is doing this to deal with Xie Huilan. Of course, Xiang Daofa might also be doing this for the County, as he will get some credit if the County’s economy improves. But the target of 500 million RMB is too ridiculous. If Dong Xuebing cannot achieve it, Xiang Daofa will use this opportunity to get rid of him.

After leaving Zhao Xinglong’s office, Dong Xuebing went upstairs to look for Xie Huilan.

Dong Xuebing did not ask Secretary Hu if Xie Huilan is in her office. He just knocked and entered her office.

Xie Huilan, who is wearing a fitting suit, is on the phone with a smile. She saw Dong Xuebing entering her office and points to the chair in front, asking him to sit. “… Ok… Just do as we discussed… alright. I still have some work to handle now. That’s all.” After hanging up, Xie Huilan looks at Dong Xuebing and smiles. “Haha… I knew you will come to me to complain about.”

Dong Xuebing replied. “What else can I say?! The target is 500 million! Why not give us a target of 5 billion?!”

Xie Huilan laughed. “Don’t be mad. Haha… a few days ago, I heard you told everyone that if other counties can achieve it, so can we. Some Counties had successfully attracted more than a billion RMB worth of investments…”

Dong Xuebing is worried someone might hear their conversation and is careful with his words. “Mayor Xie, I was only encouraging the staff… but… never mind. I know nothing will change no matter what I say. The Party Committee had set this target, and nothing will change.” Dong Xuebing is still emotional.

Xie Huilan glanced at Dong Xuebing and pushed her teacup forward. “Have some water first.”

Dong Xuebing picked up the cup and drank everything.

Xie Huilan laughed. “Actually, I do agree to increase the Investment Promotion Agency’s target. Giving the Investment Promotion Agency some pressure, funds, and with the support of the whole County, I don’t believe the Agency cannot do a good job, right? But you are just appointed, and I don’t want to give you additional pressure. But now, Party Secretary Xiang had set this target for you. Just treat it as the instructions come from me. This year, I also want a huge increase in the County’s investments. Your responsibility is great, and you must not bring your emotions into your work.”

Dong Xuebing kept quiet for a while and said. “I am not saying that I will give up. Fine… Since you say this, I will also promise you. It is only 500 million! I will bring in 500 million worth of investments into the County even if it cost my life! If I cannot achieve this target, I will give you my resignation letter the next day!”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing lovingly. “Haha… I will pretend not to hear your last sentence.”

Dong Xuebing is determined to go all out for Yan Tai County, the people here, his marriage, and his career. He had no other choice but to force himself!

It is only 500 million!

Challenge accepted!

Chapter 358 – Go all out

Noon.

Investment Promotion Agency.

Dong Xuebing returned to his office with the Agency’s new target documents. He frowned and wonders how to tell the various department heads. But after the meeting ended this morning, some of the department heads already gotten wind of the 500 million RMB target. News of the new target had spread throughout the Agency, and the Agency is in an uproar. 500 million RMB is more than three times last year’s target. Everyone in the Agency is grumbling and discussing this.

Knock… knock… knock…

A few minutes after Dong Xuebing entered his office, someone knocked on his door.

Business Section Chief Lin Pingping entered angrily. “Chief, I heard that the County had set a 500 million RMB target for us. Are they trying to kill us?!”

Dong Xuebing waved his hand. “Sit down first.”

Lin Pingping did not sit and was agitated. “500 million RMB is not an easy task. If the County wants to attract investments, they should do it step by step. How can they increase it by so much?! What is the County Government trying to do? Chief, everyone in the business section is affected. This target is not motivating us, and none of us are motivated to work. If this carries on, we might not even achieve 200 million like last year!”

Dong Xuebing looked at Lin Pingping. If excluding himself, Lin Pingping is the youngest Leader within the Agency. She is quite pretty, in her early twenties, and is not married yet. After working in the Agency for a few days, Dong Xuebing realized Lin Pingping is very capable and is good at reading those investors’ hearts. If not, she will also be promoted to be Business Section One team’s Chief. Last year, Lin Pingping led her team to achieve 60 million RMB investments.

Lin Pingping saw Dong Xuebing not saying a word. “Chief…”

Dong Xuebing nodded and did not reply to her. He turns to Guo Panwei. “Panwei, get Chief Sun, Chief Lui, and all the department heads to my office for a short meeting.”

Guo Panwei acknowledged and run out of the office.

Dong Xuebing said. “Section Chief Lin, have a seat first. We shall talk after everyone is here.”

Lin Pingping took a deep breath and sat down on the sofa.

After a while, Business Section Two’s Chief Jiang Hailiang was the first to arrive. Jiang Hailiang is also a young leader in his early thirties and is only a few years older than Lin Pingping. Dong Xuebing points to the sofa, signaling him to have a seat. Jiang Hailiang is also looking terrible because of the new target. He looked at Lin Pingping and sat about a meter away from her.

Dong Xuebing knows that although Lin Pingping and Jiang Hailiang are always smiling in front of others, they are not on good terms. Business Section one and Business Section Two are competitors. The Agency had set up two teams is to create competition to motive the staff. Dong Xuebing also found out Business Section Two has gotten better results than Lin Pingping’s team. Last year, Business Section Two had gotten more than 10 million worth of investments and is almost double of Business Section One. This is also because Deputy Chief Sun Shuli is close with Jiang Hailiang. Some of the investments brought in by Sun Shuli were given to Jiang Hailiang’s team.

About more ten minutes later, Office Director Luo Haiting, Lui Dafa, Sun Shuli arrived.

Sun Shuli was the latest as he was dining with an investor nearby. He rushed over after receiving the call, and Dong Xuebing can smell the alcohol smell on him.

Dong Xuebing glance at Sun Shuli, who arrived ten minutes later than the rest, and knew Sun Shuli is still unhappy with him. But Dong Xuebing will not use the excuse of drinking during working hours to reprimand him, as this is part of their job. “Alright. Everyone is here. I believe all of you know about the latest target set for our Agency. Ok. Let’s talk about our 500 million RMB target.”

Lui Dafa continued sitting there and showed no interest in expressing his views.

Luo Haiting was the first to speak. “Chief, 500 million is quite high.”

Jiang Hailiang added. “This is no longer considered high. This is not practical. Who doesn’t want to bring in a few hundred million more of investments to the County? We also want, but it’s not that we can get what we wish for. Chief, I had asked my men to write a report on our last year’s performance. You can read it. Our results last year is the highest compared to these few years. Increasing the target by several folds is making it too difficult for us.”

Sun Shuli added emotionlessly. “Even if the County is supporting us wholeheartedly, we will still not achieve 500 million RMB.” Sun Shuli worked in the Agency for many years, and he is the best person to say this. “I am not trying to demoralize everyone and is telling the truth. I saw how our Agency improved over the years, and I believe we can still improve. Yan Tai County will become more attractive to the investors, but it is not practical to achieve this target now.”

Jiang Hailiang controlled his anger and added. “Also, pursuing our responsibility for not achieving the target is too much.”

Pursuing their responsibility is the main reason why everyone is so angry.

Lin Pingping added. “Chief, can you speak to the higher-ups?”

Dong Xuebing took a sip of tea and said. “I had spoken to the higher-ups this morning at the County Government. This is the order given out by the Party Committee and cannot be changed.”

“But 500 million…”

Everyone started complaining.

Dong Xuebing did not say a word and sat there listening to them.

After complaining for several minutes, everyone got tired. Dong Xuebing looked at them and said. “I know all of you are affected. You all can complain to me if you all are unhappy, but this 500 million RMB target had been issued, and no one can change it. That’s why I hope everyone here will not still have this expression on your faces after you walk out of my office. You all are department heads, and your emotions will affect your subordinates directly.”

Jiang Hailiang added. “But this order…”

“This order must be completed!” Dong Xuebing shouted. “Whoever thinks he or she is not good enough to lead the department to get this 500 million RMB investment, you can write your resignation letter now! I will let someone confident of achieving this target to replace you!”

Luo Haiting, Jiang Hailiang, and the rest were stunned.

Dong Xuebing always has a smile on his face since he was transferred to the Agency. But today, Dong Xuebing returned to his former self when working in the Public Security Bureau. He realized that being friendly and always smiling like Xie Huilan is not suitable for him. He still prefers to be the ‘unreasonable and overbearing’ Dong Xuebing.

Dong Xuebing looks at Guo Panwei. “Bring the paper and pens over!”

Guo Panwei was also stunned by Dong Xuebing’s sudden change and quickly bring a stack of paper and pens over.

Dong Xuebing pointed to the table. “I will give you all five minutes. Those who are not confident of achieving the County Government’s target, hand over your resignation letter now. There are a pen and paper here, and I will sign it once you finish writing it. After you had resigned, I can write a report to the higher-ups to transfer you to other departments.” Dong Xuebing paused for a second and continued. “But if you all decided not to resign, I will take it as you are confident of achieving this target, and I want you to put in your 120% effort! I will not let anyone that dares to grumble about the target in front of the subordinates, or tried to drag the Agency down, off!”

No one dares to say a word.

Dong Xuebing looked at his watch and closed his eyes to wait for them.

One minute…

Three minutes…

Five minutes…

“Times up!” Dong Xuebing suddenly opens his eyes. “Since no one is writing anything, I will take it as none of you are going to resign.”

Lin Pingping gritted her teeth. “Chief, Business Section One will do our best. I will speak to the staff after I return and will motivate them. I promise…” Lin Pingping paused for a second and continued. “I promise we will achieve the target set for our Agency!”

Dong Xuebing narrowed his eyes and nodded. “Good!”

Jiang Hailiang looked at Lin Pingping and frowned in his heart. He added. “Business Section Two will also do our best to achieve this year’s target.” He did not make any promises like Lin Pingping.

Luo Haiting also represented the Office Department to show her support.

Dong Xuebing nodded. “I am telling all of you that we must achieve this target at all cost. I had promised Mayor Xie that if we cannot bring in 500 million RMB worth of investments by next year, I will submit my resignation letter the next day.”

Lin Pingping, Luo Haiting, and the rest were shocked. They thought in their hearts. Is there a need to be so extreme?

Dong Xuebing continued. “I am telling you all this is to let you all know that I am not all talk. I would not use one of you to be the scapegoat if we did not achieve the target. If we cannot achieve this target, everyone, including myself, will be held responsible. That’s why this is not the time to think about what we should do if we cannot achieve the target. We should be thinking about how we are going to get 500 million RMB worth of investments!” Dong Xuebing banged the table. “I am sticking to what I said! If other Counties can do it, why can’t we do it?! I don’t believe the people in our Agency are inferior to others! We will show the County Leaders and other Counties… what our Agency is capable of!”

Chapter 359 – The excitement is here!

Having more pressure is not enough.

Using the whip will not work.

There must be rewards to motivate everyone.

Dong Xuebing had said enough harsh words and soften his tone. “This year’s target is a test for our Agency, and we only got one chance. We must go all out to win this war. Director Luo.” Dong Xuebing turns to Luo Haiting. “The County Government had ordered our Finance Department to give us an additional 3 million RMB of funds. Let me know once the money is in.”

“Yes.” Luo Haiting replied immediately.

The Investment Promotion Agency had been short of funds for too long. Everyone brightens up when they heard the County is giving them additional funds.”

Dong Xuebing continued. “Let’s discuss how are we going to use this sum of money.”

“Chief.” Luo Haiting was the first to reply. “Our Agency only has two Jinbei vehicles, an eight-year-old Volkswagen Santana, and a three-year-old Volkswagen Passat, which is also our best car. It’s not that we don’t have enough cars to use, but they are not presentable. When we go out to meet or fetch investors, the investors will look at our cars first. Most investors will lose interest when they see our Jinbei cars, and this will affect our Agency’s image. I suggest we must solve this issue first. We had put up applications to the County about the cars several times but was rejected. Can we use this additional fund to…”

Lin Pingping nodded. “The cars are indeed an issue.” Jiang Hailiang added. “That’s right. Sometimes, when I meet investors, they would rather take a taxi than enter our Jinbei cars. This had affected us a lot.”

Sun Shuli said. “The number of cars is not enough too. We need to queue up to use that Passat when we are meeting some bigger investors. When Business Section One did not return the car in time, Business Section Two has to travel to Business Section One to collect the car. It’s a waste of time.” Sun Shuli had to add on to this issue as it concerns him a lot. As the Deputy Agency Chief, he did not even have a vehicle assigned to him. If the Passat was used by the Business Section teams, he had to take a taxi to meet investors. This is embarrassing. The Agency had received additional funds, and everyone is looking forward to increasing its vehicle fleet.

After listening to everyone’s feedback, Dong Xuebing nodded. “This is really an issue. Alright. Let’s buy more cars.”

Luo Haiting immediately takes out her notebook. “What type of cars should we get?” Dong Xuebing thought for a while. “Higher tier cars will be good to leave a good impression with the investors, but it will also attract unnecessary gossips. Moreover, we also don’t have enough funds to splurge on it. Taking the issue of our car shortages, we should get some mid-range cars. We can afford to spend around 200,000 RMB in one car.” Everyone nodded, and Dong Xuebing continued. “Within the mid-range cars, Toyota Camry looks more ordinary and is suitable for business purposes. Let’s get two black Toyota Camry for both Business Section Teams.” Lin Pingping and Jiang Hailiang smiled. This is like having a personal car, which even the former Chief Meng didn’t get this treatment. Of course, these cars are not for their personal use. It has to be shared with their team members when they need to use it to meet investors.

Luo Haiting noted it in her notebook and then look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed in his heart. The look in everyone’s eyes changed when giving out benefits. “The Office Department can add one more Camry and a Buick MPV. These four cars should cost around one million RMB, and with our Passat and Santana, we should have enough cars for the Agency. Director Luo, you will put up a proposal for these purchases and purchase the vehicles immediately after we receive the fund.”

“Yes, Sir.” Luo Haiting smiled. Regardless of which car Sun Shuli and Lui Dafa chose, she does not need to ride an electric bicycle to work. In the past, the Passat is Meng Xianglin’s personal ride, and he had restricted the use of other vehicles. That’s why Luo Haiting and other leaders can only use their vehicles for work purposes. Now, Dong Xuebing had ‘generously’ purchase cars for all the leaders within the Agency. The Agency no longer has a shortage of cars.

This is a great motivation for everyone.

When everyone is overjoyed, Luo Haiting did not forget about Dong Xuebing. “Chief, you should also be assigned a car.”

Dong Xuebing waved his hand. “I have my own car.”

Luo Haiting also knows Dong Xuebing owns a car, but the Agency’s car and personal car are different.

Dong Xuebing continued. “To assist everyone and to achieve our 500 million targets, let me know if you all encounter any issues. I will do my best to fulfill your requests. The County Government had also promised to assist and support us.”

After receiving some benefits, the resistance against this ‘impossible mission’ was lowered.

Dong Xuebing looks at them. “Everyone has seen my Mercedes MPV parked in our compound. If there is an important event with the investors, let me know. I can lend you all my car. Just come and collect the keys from me.”

Jiang Hailiang and the rest smiled. Even when they want to drive Dong Xuebing’s Mercedes, they also don’t dare to ask.

Dong Xuebing continued. “I am not saying this out of courtesy. Our Agency only has one target, which is 500 million. I will provide all the support you all need. If you all need to use my car, just take it. If you all need the County Government Leaders or me to attend dinners with investors, let me know.”

Lin Pingping suddenly asked. “Chief, I might be having dinner with an investor this evening. This investment is very important, but our new cars are not in yet. Can I…”

Dong Xuebing reached for his keys in his pocket and threw it to Lin Pingping. He laughed. “You had been eyeing my car for a long time, right?”

Lin Pingping caught the keys and smiled. “Thank you, Chief. You are right. I had wanted to drive your car a long time ago. Haha…”

Jiang Hailiang looked at Lin Pingping and thought to himself. You really take Chief Dong’s words seriously.

Dong Xuebing had guessed right. Everyone in the office had wanted to drive his Mercedes. Even the investors they met might not afford this Mercedes MPV. One would feel proud to drive this car, and it will also help in their work. Using a Mercedes MPV to fetch an investor is different from using a Jinbei car.

Sun Shuli saw Dong Xuebing lending his car to Lin Pingping without questions and starts to think if he should borrow the car when meeting foreign investors.

Everyone in the Agency is also puzzled about Dong Xuebing’s car. On Dong Xuebing’s first day at the Agency, he drove his Mercedes to work, and many people were shocked. They heard about Dong Xuebing when working in the Public Security Bureau but had never met him. That’s why they were shocked when they saw Dong Xuebing driving a luxury car openly. Everyone in the Government Service needs to be mindful of themselves. Even the top leaders will not drive Mercedes to work. Furthermore, it is not assigned by the government!

But no one dares to question Dong Xuebing, and everyone knew this car is not bought with money from unknown sources.

If Dong Xuebing had received bribes, he would not dare to be so open. They also heard the Commission for Discipline Inspection had investigated Dong Xuebing before, and Dong Xuebing was let off without any punishment. This means Dong Xuebing had used money from legal sources to buy this car.

But most people had only noticed Dong Xuebing’s Mercedes and did not notice the watch he is wearing.

Lin Pingping was the first the notice it. She kept looking at Dong Xuebing’s Patek Philippe watch and thought to herself. She is interested in fashion trends and luxury items like all young people, and noticed Dong Xuebing’s watch the first day they met. She loves this watch and knew Chief Dong’s watch is more expensive than his Mercedes. Chief Dong owns a two million RMB watch and drives a car worth more than one million RMB. He is very rich.

Luo Haiting recorded all the tasks in her notebook.

Dong Xuebing took out a cigarette, but he kept it when he saw two ladies in his office. He had given some sweeteners to the leaders, and it’s time to take care of the Agency’s staff. “The cars cost around one million. We will put the remaining two million aside for our outstanding staff. From today onwards, any of our staff, regardless of whichever department they are from, will get an additional bonus aside from the commission given by the County Government.”

Lin Pingping and the rest immediately focus on what Dong Xuebing has to say.

Dong Xuebing showed one finger. “If the staff can bring in 10 million worth of investment, the Agency will give out 100,000 RMB as bonuses. If the staff can bring 100 million, the Agency will give out 1 million RMB as bonuses. This is not an empty promise. Panwei, write out a directive and issue it to all departments. As long as I am with the Agency, this bonus will be in force!”

Luo Haiting and Lin Pingping looked at each other in shock.

Even Sun Shuli started taking deep breaths.

Getting a bonus of one million RMB for bringing in a 100 million investment is not only attractive to the staff. Even the leaders are tempted!

Everyone in the room admits that Chief Dong is more daring and resolute than Meng Xianglin. He dares to accept the 500 million RMB target, promised the Mayor he will resign if he fails to hit this target, buying four mid-range cars, giving high bonuses. Meng Xianglin will never dare to give or do any of these things when he was the Agency’s Chief!

Suddenly, everyone becomes motivated.

Chapter 360 – The First Investment!

The next morning.

Dong Xuebing remembered he lend his car to Lin Pingping after he went downstairs and had to take a taxi to work.

Dong Xuebing had left for work early today, and it is before 8 am now. There is a traffic jam, and since Dong Xuebing is not in a hurry, he took out a document from his bag and wind down the windows for a smoke. Suddenly, he noticed a familiar figure by the roadside. This is somewhere near Zhong Xing South Road, and other than a supermarket and some apparel stores, there is a kindergarten. The main gate of the kindergarten is open, and parents are bringing their children to school.

Lin Pingping?

Dong Xuebing saw Lin Pingping holding a small boy, around five years old.

Lin Pingping kneels down in front of the little boy and adjusts his clothing. She patted his head. “Liangliang, go to school.”

The little boy pouts. “Mum, we have an art competition today. Will you attend?” Lin Pingping kissed the little boy on the forehead. “Be a good boy. I need to work.”

“But… but…” Liangliang is unhappy and is pouting.

Lin Pingping smiles. “Ok. I will take one day off work this weekend to bring you to the movies. Be a good boy in school.”

Liangliang cheered. “Ok! I want to watch movies!”

“Ok. I will leave for work now.” Lin Pingping kissed Liangliang on his cheeks and left.

The traffic in front had cleared, and the taxi driver was about to drive off when Dong Xuebing asked him to wait for a while. A few seconds later, Dong Xuebing saw Lin Pingping standing by the roadside flagging for a taxi. Dong Xuebing waved to her through the windows, asking her to board the taxi. Lin Pingping saw him and look at the kindergarten before walking over.

“Chief.” Lin Pingping greeted.

“I happened to pass by and saw you. Come in.”

“Ok.” Lin Pingping laughed. “Thanks for giving me a ride.” Lin Pingping had parked Dong Xuebing’s Mercedes MPV at the Investment Promotion Agency last night. She dares not to use his Mercedes for her personal errands.

In the taxi, Dong Xuebing looks at Lin Pingping. “Is that your son earlier? He is cute.”

Lin Pingping smiles and nods. “He is too clingy and kept wanting me to bring him out to play. Kids only think of having fun.” Dong Xuebing nodded in his heart after seeing Lin Pingping did not avoid this topic. He knew Lin Pingping is single and was not divorced from her personal files. That’s why Dong Xuebing is very surprised to know she is a single mom. He had never heard about this in the Agency. Most people will try to hide such matters if they are in the government service, as reputation is very important. But Lin Pingping had admitted that was her son openly to Dong Xuebing, and Dong Xuebing has a good impression of her. If she tried to hide this matter or change the topic, Dong Xuebing would think she is not responsible.

Dong Xuebing did not ask about Lin Pingping’s family issues anymore as he is not interested.

Investment Promotion Agency.

“Chief Dong.”

“Good morning, Chief Dong.”

A few staff members greeted Dong Xuebing politely.

Dong Xuebing laughed. “Good morning, everyone.” The mood in the Agency is very different from yesterday afternoon. After the series of announcements made by Dong Xuebing yesterday, all the staff no longer complain about the high target. After all, they will get a bonus on top of their commission to bring investments into the County. This is an opportunity for all the staff. Even if the Business Section teams bring in a total of 10 million worth of investments, each of them will get an average of 20,000 to 30,000 RMB of bonuses. This is equivalent to their six months’ salary.

Dong Xuebing is pleased to see the change in attitude. “Section Chief Lin, come to my office later.”

Lin Pingping replied. “Ok. I will go over after I place my stuff in the office.”

Two minutes after Dong Xuebing entered his office, Lin Pingping knocks and entered. Dong Xuebing asked Guo Panwei to pour a cup of tea and said. “It’s good to see everyone so motivated today.”

Lin Pingping smiles. “It’s all because of the bonus you announced.” Dong Xuebing continued. “Being motivated is not enough. Are the staff confident of achieving this target?”

Lin Pingping paused for a second before reply. “To be honest, I spoke to my staff yesterday after. But the target of 500 million RMB is too high, and I can tell everyone is not confident of achieving it. All of them felt this is impossible. Chief, I think what we should do now is to give them a shot to the arm. If we can bring in a 10 million investment proposal this week, the staff will feel this target is impossible. With confidence and motivation, I believe we can achieve the target.” Dong Xuebing thought for a while. “10 million RMB investment is not a lot. How much investment has our Agency brought in this year? Who has brought in the investment?”

Lin Pingping replied embarrassedly. “I had not done a good job. Section One still has not brought in any investments. Only Chief Sun had brought in an investment of a few million, and it is parked under Section Two.” Lin Pingping sounded unhappy when she mentioned this. Business Section One is also part of the Agency, but Chief Sun has been only Business Section Two all this while. As the Deputy Chief, Sun Shuli is more advantageous when he met investors. With him helping Business Section Two, Business Section One has no chance to win.

Dong Xuebing smiles. “You sounded unhappy.”

Lin Pingping paused for a second. “Chief, everyone in Business Section One is unhappy with this and felt the Agency is biased. Why are the investments brought in by the leaders registered under Business Section Two? Section One is also a team in the Agency, how can this…” Lin Pingping knew it is useless to complain to Dong Xuebing. To the Agency Head, he won’t care which team is performing better, as it makes no difference to him as long as there are results.

Dong Xuebing laughed. “I can tell you are very unhappy.”

“No… I just felt…” Lin Pingping did not continue. “Oh, here are your car keys. Thank you for lending me your car.” Dong Xuebing kept the keys and asked. “How was the dinner with the investor?”

Lin Pingping replied in a serious tone. “I was just about to report to you on this matter. The investor’s name is Liang Zeyuan, a former farmer. After he becomes rich, he increased the scale of his farms and started to make investments. Our Agency’s promotion brochures had mentioned a pork processing plant which Liang Zeyuan is interested. The total investment is around 20 million, and this is a significant amount for us. This amount would be one of the top ten investments if it happened last year. That’s why my team and I had been following up on this investment closely these few days. But… it is not looking good.” Dong Xuebing asked. “What happened?”

Lin Pingping replied. “Our neighboring County, Da Feng County’s Investment Promotion Agency, had also approached Liang Zeyuan. Errr… they are the ones who had approached Liang Zeyuan first, and Liang Zeyuan had come to our County to make a comparison. Da Feng County’s economy is better than ours, and their policies given to Liang Zeyuan are similar to ours. That’s why the gap is obvious, and I can tell Mr. Liang is more interested in investing in Da Feng County. My team and I had tried our best, but it is not working.”

Dong Xuebing tapped on his desk. “What are your considerations?” Lin Pingping is good at reading the investors’ minds. “Chief, Mr. Liang’s character is straightforward, generous, and loves to make friends. An investor like him will not mind giving up some benefits. What I meant is, investing in Yan Tai County or Da Feng County makes no difference to him. The difference is less than 100,000 RMB, and he doesn’t care about it.” Dong Xuebing nodded. “You are saying we still stand a chance?”

“Yes.”

“20 million is not a small amount, and we must do our best to get this investment.”

“I am also thinking of getting this investment, and I hope you can assist us.”

“Me?” Dong Xuebing agreed. “Sure. How can I help?” Lin Pingping said. “I tried being friends with Mr. Liang, and it is not working well. That’s why I want to use another strategy. I hope Mr. Liang will feel he is more respected in Yan Tai County compared to Da Feng County. I will fix a lunch appointment with Mr. Liang, and if possible, I hope you and a County Government Leader can…”

Dong Xuebing understood what Lin Pingping wants. “Alright. Go and fix the lunch appointment. I will speak to Mayor Zhao.” Lin Pingping quickly fixed the appointment with Liang Zeyuan through the phone.

After receiving the news from Lin Pingping, Dong Xuebing called Deputy Mayor Zhao Xinglong. “Hello, Mayor Zhao. We will be meeting an investor for lunch this afternoon and would like to invite you to attend. This investment is for our pork processing plant, and we want to make the investor feel respected in our County. Can you…”

Zhao Xinglong agreed without any hesitations. “No problem. I will do my best to support you all.”

Dong Xuebing started reading the pork processing project’s proposal by Lin Pingping to prepare himself after hanging up. Although he is the Agency’s head, he cannot be unaware of things. This investment is very important to Dong Xuebing. If they can get this investment, they would complete 4% of their target. Secondly, this will also boost the morale of the Agency. Thirdly, Dong Xuebing was newly appointed and needs to show his capability and some results. He wants others to know that other than Police work, he can also bring in investments.

This investment is Dong Xuebing’s first project.

He must not fail!

Chapter 361 – Xiao Dong’s alcohol tolerance!

Noon. The sun is shining brightly.

The entrance of ‘Hai Shen’ Seafood restaurant.

Guo Panwei drove the Mercedes MPV into the open-air carpark, and Lin Pingping alighted first. She quickly opened the rear passenger door for Dong Xuebing. A staff member from Business Section One, Zhang Fan, had come along with them. Lin Pingping had brought him along is because he had been working on this investment, and his alcohol tolerance is high. She had heard that Liang Zeyuan loves drinking, and Zhang Fan’s job today is to drink with him.

Lin Pingping instructed. “Xiao Zhang, we will be counting on you later.”

Zhang Fan smiled embarrassedly. “Section Chief Lin, Mr. Liang’s alcohol tolerance is about 1 liter to 1.5 liters. The last time we drank, Mr. Liang made me drink…”

“You are getting scared before we even drink?!” Lin Pingping frowned. “You got the wrong attitude. I want you to go all out today. If we get the contract, I will give you the biggest credit.”

“I will do my best.” Zhang Fan replied.

Dong Xuebing overheard their conversation. “The investor is very good at drinking?”

Lin Pingping smiled. “I saw Mr. Liang finishing a bottle of Maotai himself with my own eyes. It is about 1.5 liters, and despite drinking one bottle, he still looks fine. I think he can still drink. Mr. Liang also likes people who can drink. We had dinner with him yesterday, and I thought we could reach a deal. But Xiao Zhang can’t drink after 500ml, and we couldn’t finish the negotiation.”

Dong Xuebing was surprised to hear all these. “You all measure one’s alcohol tolerance in units of 0.5 liters?! I only measure my drinking by units of 100ml.”

Lin Pingping laughed. “Me too. My limit is around 250ml.”

“Haha… It’s quite a lot.” Dong Xuebing can only drink around 200ml at most.

Suddenly, a black Toyota Crown turned into the carpark, and a middle-aged man with a dark complexion alighted. His leather shoes are covered with dust and look like he had just visited a construction site. Lin Pingping whispered to Dong Xuebing, and Dong Xuebing knew this man is Liang Zeyuan. He doesn’t look like a billionaire and looks more like a businessman from a small village.

Liang Zeyuan saw Lin Pingping and Zhang Fan and walks over. He laughed as he greeted them. “Chief Lin, Xiao Zhang, sorry to keep you all waiting.”

Lin Pingping laughed. “We had just reach also. Mr. Liang, let me introduce you. This is our Investment Promotion Agency’s Chief.”

Dong Xuebing extended his hand. “Nice to meet you.”

Agency Chief?! Mr. Liang is quite a surprise to see the Agency’s Chief to be so young. He laughed and shook Dong Xuebing’s hand. “Chief Dong, nice to meet you.”

After a while, Deputy Mayor Zhao Xinglong arrived, and everyone entered the restaurant after some introductions.

They entered a private room on the second floor. Zhao Xinglong sat in the main seat, followed by Dong Xuebing, Lin Pingping, Guo Panwei, Zhang Fan, Liang Zeyuan, and his driver. On their way into the restaurant, Liang Zeyuan had asked his driver to bring two boxes of Maotai from his car. He must really love drinking, or else, why would he have boxes of Maotai in his car?

All the dishes were served, and most of it is seafood dishes.

Liang Zeyuan did not say anything, and his driver poured everyone a glass of Baijiu.

Dong Xuebing and the Investment Promotion Agency staff are fine, as drinking is part of their job. But the County Government has strict regulations on drinking during office hours. Zhao Xinglong still must return to work after lunch, and Lin Pingping explained to Liang Zeyuan. To everyone’s surprise, Zhao Xinglong raised his glass and laughed. “I still have to work in the afternoon. But since Mr. Liang says so, I will drink this glass. I will be reprimanded by Mayor Xie if she smells alcohol on me… Hahaha…” This is his way of supporting Dong Xuebing’s work.

Lin Pingping and the rest bottom up.

Guo Panwei also looks like he has high alcohol tolerance like Zhang Fan.

Dong Xuebing is the only one who is getting worried. The glass of Baijiu is around 125ml, and drinking on an empty stomach is making him uncomfortable. He is also worried that he would disgrace himself if he got drunk. Dong Xuebing had to finish his glass of Baijiu in several parts. He felt he had reached his limit after this glass, and he will be drunk if he has to drink one more glass.

Dong Xuebing’s alcohol tolerance is too low.

Dong Xuebing can feel a slight headache now. He knew he must attend such lunch and dinners in the future, and if he drinks with the investors, he will get drunk and embarrass himself. But if he doesn’t drink, the investors might felt they are not respected. He will be facing investors who love drinking, and he cannot handle it.

This is an issue for Dong Xuebing, and it is a big issue.

They chatted while eating, and Dong Xuebing is thinking about solving his low alcohol tolerance issue.

The lunch started, and everyone did not mention anything about the investment. The important issues are usually discussed at the end of the meal after everyone had eaten and drank. Dong Xuebing has a good impression of Liang Zeyuan. He is a straightforward person and speaks his mind. During the meal, Liang Zeyuan received a phone call from a friend. His friend wants to borrow 1 million RMB from him, and Liang Zeyuan agreed immediately without any questions.

Dong Xuebing nodded in his heart, as he loves to befriend people like Liang Zeyuan.

“Eh?” Liang Zeyuan suddenly looks at Dong Xuebing’s wrist. “Chief Dong, your watch…”

Lin Pingping looks over. She knew Liang Zeyuan had seen Chief Dong’s Patek Philippe. She is also curious why Dong Xuebing is wearing such an expensive watch.

“Watch?” Dong Xuebing raised his hand and laughed. “Mr. Liang, you also like watches?”

Liang Zeyuan laughed. “I don’t know about watches. I am an unrefined person, but I love diamonds. Chief Dong, the diamonds on your watch is worth at least a million, right?” Liang Zeyuan does not know what the brand of Dong Xuebing’s watch is, but he knows about diamonds.

Guo Panwei’s face changed, and he is worried.

Dong Xuebing thought nothing about it and laughed. “I don’t know how much they are worth.”

Zhao Xinglong is afraid Liang Zeyuan might misunderstand, and affect his impression of Yan Tai County Government staff. He laughed and said. “Chief Dong is different. He is the richest leader in Yan Tai County.” Zhao Xinglong saw Liang Zeyuan, Lin Pingping, and the rest were puzzled and continued. “Chie Dong had won the top prize in the lottery in Beijing.” All the leaders in Yan Tai County Government knew about this, but not the staff on the ground.

It suddenly dawned on Lin Pingping. She finally knows what is going on.

Guo Panwei was also surprised, and Zhang Fan’s eyes almost pop out.

Dong Xuebing laughed. “Mayor Zhao had exposed me. Hahaha…”

“Oh, I see.” Liang Zeyuan immediately becomes interested in Dong Xuebing. Someone who won the top prize of the lottery and becomes an Investment Promotion Agency’s Chief should be extraordinary at his age.

After some exchanges, they started to go into the main topic.

Lin Pingping said. “Chief Liang, how do you feel after you visit our County?”

Dong Xuebing and Zhao Xinglong looked at Liang Zeyuan.

Liang Zeyuan finished the Baijiu in his glass and said. “Not bad. I had visited Yan Tai County five to six years ago, and it had changed quite a lot now. The economy here is much better, but I don’t like to beat around the bush. I had visited the plot reserved for cold storage, and to be honest, Da Feng County is better.”

Zhao Xinglong said. “Mr. Liang, this pork processing plant is very important to the County, and it will be one of our County’s core industries in the future.”

Liang Zeyuan did not say anything, as Da Feng County’s Leaders had said the same thing.

Dong Xuebing added. “You should have seen the subsidies our County is offering you. Not only are we offering tax subsidies, but we will also give you a discount on the land.”

Lin Pingping took out a document and showed it to Liang Zeyuan. “This is the quotation I prepared this morning. The land usage is 3 million, construction is 4 million, facilities and equipment are about 10 million, the installation and calibration, transportation, environmental protection facilities, and additional costs will add up to 21 million. We will also be offering tax subsidies, and this is our best off to you.”

Liang Zeyuan looks at the document. “Hmm… the land usage fee is not high, and it is within my budget. Da Feng County’s fees are slightly higher than your County. Still, their facilities are more comprehensive, and their supply chain is more developed. That is what I am looking for, and I will not lie to you all that I will go back to consider. Comparing both Counties, Da Feng County is more suitable to build a factory.

Rejection.

Lin Pingping and the rest kept quiet. Sigh… we still failed in the end.

Zhang Fan is already tipsy, and he asked. “Mr. Liang, can you reconsider this?”

Liang Zeyuan shook his head and suddenly look at Zhang Fan. He laughed. “Xiao Zhang, you had drunk about 250 ml already?! Not bad. Since young, I have respected people who can drink. My limit is around 1 liter… hahaha… If you can drink more than me and can finish 1.5 liters, I will reconsider my investment in your County.” Liang Zeyuan loves to befriend people who can drink, and his buddies are all good drinkers.

Xiao Zhang was stunned when he heard this.

WTF?! 1.5 liters of Baijiu?! I will die from alcohol poisoning! Other than those professional drinkers, how many people can finish 1.5 liters of alcohol?!

Lin Pingping, Zhao Xinglong, and the rest turned and look at Zhang Fan.

Lin Pingping is saying in her eyes. “Go! Xiao Zhang!”

Zhao Xinglong also gave Zhang Fan an encouraging look.

Zhang Fan almost cried. I really cannot drink anymore!

Suddenly, Dong Xuebing asked. “Mr. Liang, are you serious?”

Chapter 362 – Drinking 1.5 liters of Baijiu!

Noon.

Hai Sheng Restaurant.

“Mr. Liang, are you serious?”

“Of course. I like to befriend straightforward people.”

“If we can really finish 1.5 liters of alcohol, the investment…”

“… I will revisit the investment site and reconsider your county.”

Dong Xuebing laughed and lit a cigarette. He took a big puff and looks at Liang Zeyuan opposite him. “Mr. Liang, you say you like straightforward people, but what you is not straightforward. Reconsider?! This is meaningless. Everyone knows what 1.5 liters of Baijiu mean. Even a professional drinker cannot finish it, let alone we had drunk so much earlier. Drinking 1.5 liters is impossible. Mr. Liang, I also like to deal with straightforward people. But now…” Lin Pingping knew Chief Dong is trying to spite Liang Zeyuan.

Liang Zeyuan laughed and replied. “Chief Dong, what do you mean?”

Dong Xuebing looked at Liang Zeyuan and said. “If we can finish 1.5 liters of Baijiu, shouldn’t you invest in…” Dong Xuebing did not continue.

Liang Zeyuan laughed and banged the table. “Hahaha… Since you put it this way, I will be the one who is not straightforward. Alright. I can afford to lose a few hundred thousand RMB. If you can drink 1.5 liters in one go, I will not consider Da Feng County and invest in Yan Tai County. I will not even revisit the investment site and negotiate the contract in the afternoon. If everything goes smoothly, I can even sign the contract today. Chief Dong, am I being straightforward now?” Dong Xuebing replied loudly. “Yes!”

Guo Panwei laughed. “Mr. Liang’s verve is different.” Liang Zeyuan is simple and direct, but he is not stupid. He had drunk with Zhang Fan yesterday and knew 500ml is his limit. He can never finish 1.5 liters. Baijiu is not alcohol that one can pinch his nose and pour 1.5 liters down the throat. The other must finish one and a half of the 1-liter bottle of Gui Zhou Maotai, and even Liang Zeyuan cannot do that. Liang Zeyuan can drink 1 liter if he drinks and dines slowly, but if he has to finish it in one go, he can only drink around 500ml. This is why he doesn’t think Xiao Zhang cannot finish 1.5 liters.

There are two bottles of 1 liter Maotai on the table, which everyone had drunk earlier.

Liang Zeyuan looks at his driver. “Go to the car and bring two bottles of Maotai over.”

“We might not have the 1-liter bottles.” The driver replied.

“Then bring three bottles of the 500ml Maotai. Hurry up.”

The driver returned with three boxes of unopened Guizhou Maotai and placed it on the table. Zhao Xinglong and Ling Pingping immediately stared at Zhang Fan. Dong Xuebing had tried his best to clinch this deal. If Zhang Fan goes all out, they might get this opportunity.

Lin Pingping encouraged Zhang Fan. “Xiao Zhang, drink!” Dong Xuebing also looks at Zhang Fan. “How is it? Can you do it?”

Zhang Fan had drunk 250 ml earlier, and he cannot even finish a bottle now. This is risking his life. He looks at Lin Pingping and Dong Xuebing. “Chief, I… I really cannot do it.”

Lin Pingping knew they are forcing Zhang Fan, but it will be a pity if they give up now.

After a long pause, Lin Pingping said. “Let me try.”

Dong Xuebing looks at Lin Pingping. “Can you do it?”

“No… but I will try my best.”

Lin Pingping knew this is no longer the issue on whether to drink or not. Chief Dong had bargained with Liang Zeyuan. If they don’t even try to finish it, it will tarnish the Agency’s reputation. Since Xiao Zhao doesn’t dare to drink, Lin Pingping must drink it. She is prepared to blackout halfway when drinking as her alcohol tolerance is much lower than Zhang Fan.

Dong Xuebing saw the expression on Lin Pingping’s face and knew she cannot drink anymore. “Forget it.”

“Chief…” Lin Pingping replied. “I am willing to try.” Dong Xuebing shook his head. There is no point to let her risk her life. Drinking 1.5 liters of Baijiu can kill, and many people die from drinking too much alcohol each year. Dong Xuebing has plans, and after stopping Lin Pingping, he opened the first box of Maotai and took out the bottle. Then, he opened the second box, followed by the third box. After that, he grabbed one bottle and unscrew the cap. He stood up and took a deep breath. “I will drink.”

Lin Pingping was stunned. “Chief! You must not do this!”

Guo Panwei was also shocked. He is formerly Dong Xuebing’s subordinate and knew Dong Xuebing’s alcohol tolerance is not very high. “Chief Dong, no! It is too dangerous.” Dong Xuebing waved his hand. “I will be fine.”

“Xiao Dong.” Zhao Xinglong’s face changed. He is worried for Dong Xuebing as he is the Agency’s Chief. This is not a joking matter.

Liang Zeyuan got excited when he sees Dong Xuebing is going to drink. “Chief Dong, you hid your talent well.” Dong Xuebing laughed. “Mr. Liang, stop faltering me. My alcohol tolerance is ordinary, but I am determined to be your friend today.”

Lin Pingping panicked. “Chief!” Zhang Fan is speechless. As a subordinate, it should be his duty to drink on his leader’s behalf. But now, his leader is drinking for him.

That is three bottles of Maotai!

Even if it is three bottles of plain water, it’s hard to finish it in one go!

Dong Xuebing opened the caps of the three bottles in front of him. Everyone knows Dong Xuebing will no stop and can only look on. Guo Panwei and Lin Pingping had gotten ready to catch Dong Xuebing if he falls. Zhao Xinglong, Liang Zeyuan, and his driver don’t think Dong Xuebing can finish all three bottles.

Dong Xuebing also knew he cannot finish the alcohol.

1.5 liters?! Dong Xuebing might faint if he has to drink another glass, let alone 1.5 liters!

But Dong Xuebing has a trick up his sleeve. He had been thinking of this issue when he was eating earlier. As the Agency’s Chief, he must drink a lot when meeting investors. What should he do if he is forced to drink over his limit? He immediately got the answer when Liang Zeyuan suggested drinking 1.5 liters. He can trick everyone into believing his alcohol tolerance is limitless.

Dong Xuebing picked up the first bottle of Maotai and wrapped his lips around the bottle.

Gulp… gulp… gulp… Dong Xuebing poured the alcohol into his mouth.

Everyone is looking at Dong Xuebing without blinking. It’s frightening to see someone drinking Baijiu like this.

Gulp… gulp… gulp… Dong Xuebing’s mouth is reaching its limit and can no longer hold any more alcohol in it.

Ok!

STOP!

Time stopped!

Dong Xuebing can see Liang Zeyuan, Lin Pingping, and the rest frozen, and let go of his hand. The Maotai bottle is floating in mid-air, and Dong Xuebing quickly walks over to a flowerpot in the corner of the private room. He bends over and spits out all the alcohol he was holding in his mouth. The alcohol had maintained its liquid form. It might be similar to Dong Xuebing’s clothes, the keys, and the phone in his pocket, where it is not affected by the time stop. But when the Maotai was out of Dong Xuebing’s mouth, it immediately froze on top of the flowerpot. Dong Xuebing quickly returned to his original position and held the bottle in mid-air. He adjusted his posture and puffed out his cheeks like before.

STOP!

Swoosh!

Time resumed!

The Maotai floating a few centimeters above the flowerpot fell onto the soil quietly.

Dong Xuebing pretend to swallow the alcohol he was holding in his mouth, but his mouth was empty. When his cheeks are no longer puffed out, he tilted his head backward and continues to fill his mouth with Maotai. After that, Dong Xuebing stopped time again and spit into the flowerpot. He returned to where he was standing and repeated the process again and again.

One mouthful…

Three mouthfuls…

Five mouthfuls…

To everyone else, Dong Xuebing had not stopped drinking for a second and didn’t even flinch.

When Dong Xuebing finishes the first bottle, everyone was impressed and worried.

But when Dong Xuebing started drinking the second bottle, no one dare to make a single sound in the private room.

Gulp… gulp… gulp… the only sound in the room is Dong Xuebing swallowing the alcohol.

One bottle…

Two bottles…

Three bottles…

A few minutes later.

Dong Xuebing tilted his head and ‘swallowed’ the last drop of Maotai. He wiped his mouth with his sleeves and placed the empty bottle back on the table. He had drunk all three bottles, and there is not a single drop left!

Hiss….

The private dining room is quiet!

Zhao Xinglong, Lin Pingping, and the rest were stunned by what they saw. Dong Xuebing had finished all three bottles of Maotai by himself!

Liang Zeyuan grabbed the empty bottles on the table and shook it. All three bottles were empty! He had met people who can drink, but the best drinker he knows can only drink 1.25 liters at most. This person in front of him had finished 1.5 liters of Maotai within minutes… Liang Zeyuan was really stunned to see Dong Xuebing drinking all three bottles in one go. F**k! Is he really a human?!

Chapter 363 – Got it!

Noon. 1 pm.

The alcohol smell in the private dining room is so strong that one can get drunk just sniffing it.

Dong Xuebing looked at the pot of flowers from the corner of his eyes and pretended to stand unsteadily. He quickly supported himself against the table, and Guo Panwei and Lin Pingping quickly help him up. Zhang Fan quickly pulls Dong Xuebing’s chair over for him. Dong Xuebing burped and slurred. “Mr. Liang… I finished… 1.5 liters… right?! Haha… Seems like… *cough… *cough… my body is in a great condition today.”

Liang Zeyuan laughed and banged the table. “Good alcohol tolerance! Chief Dong, you can really drink!” Zhao Xinglong was overjoyed when he saw Dong Xuebing really finishing all three bottles.

Lin Pingping and the rest were impressed. What Chief Dong did was too outstanding!

Dong Xuebing continued. “Then… I will represent the Investment Promotion Agency to welcome you to invest in Yan Tai County.”

“Hahaha…” After recovering from the shock, Liang Zeyuan is in a great mood and is more interested in Dong Xuebing. “I, Liang Zeyuan, is a man of my words! We will discuss the contract this afternoon. I will sign the contract as long as the offers by Yan Tai County still stands. Hahaha… Chief Dong, you are the best drinker among all the Investment Promotion Agency Officers I met!” Lin Pingping is overjoyed when Liang Zeyuan confirmed the investment deal. “Thank you, Mr. Liang.” Liang Zeyuan laughed. “It’s all Chief Dong’s credit. Hahaha…”

Liang Zeyuan’s driver was also stunned by Dong Xuebing. He sat there looking at Dong Xuebing’s face in shock.

Zhao Xinglong looks at his watch. “It’s 1pm. I still have a meeting in the afternoon.” Actually, Zhao Xinglong is worried about Dong Xuebing. Dong Xuebing’s stomach is filled with alcohol, and he cannot even stand straight. “Shall we end this lunch now? Xiao Dong had drunk a lot. Xiao Lin, Xiao Guo, bring Chief Dong to the hospital for an IV drip. I don’t want anything to happen to him.” Liang Zeyuan replied. “Sure. Let’s end the lunch now. Chief Dong, let’s drink some other time again!” Liang Zeyuan is not an unreasonable person and doesn’t want anything to happen to Dong Xuebing. It’s 1.5 liters of Maotai. If he was the one drinking it, he should be in an ambulance now.

The lunch ended.

Guo Panwei and Zhang Fan helped Dong Xuebing out of the restaurant slowly.

Lin Pingping went to the cashier to pay for the meal, but Liang Zeyuan grabbed the bill from her.

“Mr. Liang, what are you doing?” Lin Pingping said. “You had brought the liquor. How can we let you settle the bill?”

Liang Zeyuan laughed. “I am in a good mood today. Everything is on me… hahaha…” Lin Pingping smiled and did not say anything.

Carpark outside of the restaurant.

Zhao Xinglong instructed Lin Pingping to bring Dong Xuebing to the hospital immediately. After Liang Zeyuan left with his driver, Zhao Xinglong patted Dong Xuebing’s shoulder. The latter was being carried into the Mercedes MPV. “Good job.” This investment is Dong Xuebing’s credit. Zhao Xinglong finally understood why Mayor Xie picked Dong Xuebing to be the Agency’s Chief despite everyone’s objections. This Xiao Dong dares to step forward during critical times and put himself at risk by drinking 1.5 liters of Maotai. No one else will dare to do this.

The Mercedes MPV drove off towards the north.

Guo Panwei is driving, and Lin Pingping and Zhang Fan are taking care of Dong Xuebing behind.

Lin Pingping looked at Chief Dong, who is losing consciousness. “Director Guo, can you drive faster?” Guo Panwei is also anxious, but he had drunk earlier and don’t dare to drive too fast.

“Chief Dong, you must hold on. We are reaching the hospital.” Lin Pingping said.

The moment the Mercedes left the restaurant’s carpark, Dong Xuebing opened his eyes and looks around. He sat up, unwind the windows, and lit a cigarette. “Has Mr. Liang left?” Dong Xuebing is no longer swaying and slurring in his speech. He looked very awake and alert.

Lin Pingping and Zhang Fan were stunned.

Dong Xuebing laughed. “Why are you two looking at me like this?” Lin Pingping asked. “You… are you alright?”

“What can happen to me?” Dong Xuebing turned to the stunned Guo Panwei, who was looking at him through the rear-view mirror. “Panwei, return to the Agency. I am not going to the hospital.”

Guo Panwei is not sure if Chief Dong is drunk or not, and he hesitated. “Err….”

Dong Xuebing gave him a stare. “Just return to the Agency. Oh, Section Chief Lin, are all the documents ready for Mr. Liang’s pork processing plant? Is the contract prepared?” Lin Pingping nodded unconsciously. Dong Xuebing replied. “Good. Go through all the details again and make sure everything is in order before meeting Mr. Liang later today. We must get him to sign the contract before he changes his mind. Try to get everything done by today.”

“Yes, Sir.”

Lin Pingping, Zhang Fan, and the rest could tell Chief Xiao Dong is not drunk at all. How can someone give out such detailed instructions when drunk? Dong Xuebing’s sitting posture and the calm expression shows he is soberer than all of them! Zhang Fan couldn’t believe Chief Xiao Dong can remain sober after drinking 1.5 liters of Maotai. Even if it is 1.5 liters of plain water, Dong Xuebing should be feeling bloated. Lin Pingping was also shocked. How can someone have such high alcohol tolerance? Out of the three, Guo Panwei was the least shocked, as Dong Xuebing had created too many miracles in State Security. He will believe, even if someone told him Dong Xuebing can drink 5 liters of Maotai.

Back at the Investment Promotion Agency, everyone immediately starts working.

At about 5 pm, Lin Pingping knocked and entered Dong Xuebing’s office.

Dong Xuebing looks at Lin Pingping. “How is it?” Lin Pingping smiled. “It’s done! We have gone through the details of the contract in the afternoon, and Mr. Liang signed it. The total investment is 20 million! The first investment will be in next week.” Lin Pingping reached into her bag and took out a brown envelope. She passed the envelope to Dong Xuebing. “We had sent the contract to the County Government because the amount is very big. We must show it to Mayor Xie and Mayor Zhao. Here is a copy of the contract.”

Dong Xuebing scanned through the contract quickly. “Good. You all had done well.”

Lin Pingping smiles. “I don’t dare to claim the credit for this. We can get this deal is all because of you.”

“Haha… All I did is drink a liter of alcohol. It is all because of the prep work done by your Business Section One, and your understanding of the investor’s character.” Dong Xuebing continued. “Your team should follow up on this, and you will decide on the amount of bonus for your team members. I will not get involved.”

Lin Pingping quickly replied. “No. You should be getting the bigger portion of this project’s bonus…” Dong Xuebing laughed and interrupted her. “Your team had done all the prep work and followed this project all the way. This credit belongs to you all, and even if I did contribute to clinching this deal, it is all because of your team’s collective effect. Haha… alright. Don’t need to say anymore. I will not take any of the bonuses. The commission and bonus I promised should be around 400 to 500 thousand. I will inform Director Luo and let her issue you the money.”

Lin Pingping still felt it’s wrong. “Chief, you had clinched this deal, and we are getting the bonus… Most of my team are involved in this project, and they will be getting an average of 20 to 30 thousand each. This amount is too high…” Dong Xuebing replied. “Isn’t it better to get a high bonus? This will motivate the rest to work harder. Also, your team members will not be getting so much. This time, you got the biggest credit for the project. I will assign 150,000 RMB from the bonus to you, and you will split the remaining. They should be getting 10,000 to 20,000 each.” Lin Pingping took a deep breath and wanted to retort.

Dong Xuebing interrupted Lin Pingping. “Section Chief Lin, stop being modest, ok?”

“Errr… Thank you, Chief Dong.” Who doesn’t want to receive a higher bonus? Lin Pingping is a single mother, and it’s not easy for a single woman to raise a child by herself.

Dong Xuebing remembered what Lin Pingping said in the past and laughed. “Is the Agency still biased towards your team?”

Lin Pingping smiled embarrassedly. She felt balanced now. Sun Shuli helped Business Section Two get deals, but Chief Sun had been getting a commission share. Compared to Chief Dong, Chief Dong had helped Section One clinch a deal and even give up his share of the team’s bonus. It should be Chief Dong who is biased towards Business Section One.

News of Business Section One team members getting bonuses ranging from 10,000 to 20,000 RMB each, spread before all the staff reported off.

Many people are jealous of Lin Pingping for getting a bonus of 150,000 RMB.

150,000 RMB! This is the two- or three-years annual salary of a staff member!

If it is only the county government’s commission, the amount will not be so high. That means the bonus promised by Chief Dong is real!

Suddenly, the staff members from Business Section Two and even some staff members from the Agency’s Office start to think of ways to bring in more investments!

Chapter 364 – Every deal counts!

Next day. Morning.

Investment Promotion Agency.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s office phone rang.

It’s Mayor Zhao Xinglong who called. “Chief Dong, how are you feeling?”

“Thank you, Mayor Zhao, for your concern. I am fine.” Dong Xuebing knew Zhao Xinglong was referring to the 1.5 liters of Maotai yesterday.

“You ah… Don’t do this again in the future. 1.5 liters of hard liquor is no joke. I almost got a heart attack when I saw you finish those three bottles. Haha…” Zhao Xinglong is in a good mood today. “But it is your credit for getting this deal. I had reported this matter to Mayor Xie, and she is very pleased with your performance. We have high hopes for the Investment Promotion Agency. This investment is crucial, and I heard the everyone in the Agency is motivated.”

“Thank you for the recognition. I will not let the leaders down.”

“Alright. It is all up to you now. Do your best.” Zhao Xinglong gave Dong Xuebing some words of encouragement.

After hanging up, Dong Xuebing asked Guo Panwei to call for a meeting with all the department heads in the Agency.

A few minutes later, Sun Shuli, Lui Dafa, Luo Haiting, Lin Pingping, and Jiang Hailiang arrived in Dong Xuebing’s office.

Dong Xuebing looks at them. “I think all of you have heard about what happened yesterday. We had signed the contract for the investment in our County’s pork processing plant investment. The estimated investment is about 20 million, and the County Government is very concerned about this project. This plant will be our County’s core industry, and Mayor Zhao had called earlier to inform us that the County Government and Mayor Xie has high hopes for us.”

Luo Haiting immediately clapped.

Clap… clap… clap… Lin Pingping and the rest started clapping.

Dong Xuebing laughed and said. “I would like to praise Lin Pingping and her team for their work in getting this investment. We can get this deal is all because of their efforts.”

Lin Pingping smiled embarrassedly.

News of what happened yesterday had spread. Jiang Hailing knew it was Dong Xuebing who had gotten this deal. If Dong Xuebing had not to drink those three bottles of Maotai, this investment would not be happening in Yan Tai County. Jiang Hailiang took a glance at Lin Pingping. He feels sore and jealous, as Lin Pingping will be getting a commission and bonus of 150,000 RMB.

But Dong Xuebing had called for this meeting is not to praise Business Section One. Everyone here is experienced Government staff, and they knew Dong Xuebing had called for this meeting for other motives. Lui Dafa continued to stare at the tabletop in front of him as if all these are not his concern. Luo Haiting took a glance at Sun Shuli. She knows Sun Shuli had been feeling jealous of Dong Xuebing. He felt Dong Xuebing is very young and has doubts about his capabilities. But Dong Xuebing had helped bring in an investment of 20 million, which is much higher than the few millions brought in by Sun Shuli. Dong Xuebing had also praised Business Section One in front of everyone, like putting Sun Shuli in place. Everyone in the meeting knew about Sun Shuli’s relationship with Jiang Hailiang, and Sun Shuli had only helped Business Section Two.

Sun Shuli remained emotionless, and no one can tell what he is thinking.

The meeting ended, and everyone left Dong Xuebing’s office.

Jiang Hailiang looks at Lin Pingping. “Haha… Section Chief Lin. Congratulations.”

Lin Pingping smiles. “I heard your team is negotiating a huge deal now, right? I should be the one congratulating you.”

“It’s still not confirmed yet.” Jiang Hailiang waved and walked faster to catch up with Sun Shuli.

Luo Haiting noticed Sun Shuli did not return to his office. Instead, he went downstairs with Jiang Hailiang. On their way downstairs, he started making calls to the investors. Luo Haiting knew Sun Shuli is still unwilling to submit to Dong Xuebing and wants to prove himself by getting more deals. Chief Dong is supporting Business Section One, and Sun Shuli is supporting Business Section Two. These two men will be using these two departments to compete against each other. As an outsider, Luo Haiting can see more clearly, and she felt this is what Chief Xiao Dong wants. The fiercer the competition between both Business Section teams, the higher the possibility of completing their target of 500 million.

Noon.

After eating lunch at the cafeteria, Dong Xuebing visited the different departments. He is pleased with what he saw. The Investment Promotion Agency is different from one week ago. All the staff members are working hard. The staff from the Business Sections and even the receptionist are highly motivated and excited.

The Agency no longer has any problems after Dong Xuebing made a series of changes. Dong Xuebing’s focus will shift from internal affairs to external affairs, attracting investors. As the Agency’s head, his result depends on the Agency’s result. What Dong Xuebing needs to do is to achieve the target as soon as possible for the County.

With this target in mind, Dong Xuebing cannot stop with the 20 million RMB investment. This is only the first step, and they are far from achieving the target.

Dong Xuebing called Lin Pingping to his office in the afternoon.

“Chief, are you looking for me?” Lin Pingping entered Dong Xuebing’s office.

Dong Xuebing asked. “How is the progress of your team? Do you all have any more new deals to follow up?”

Lin Pingping had prepared the documents and passed them to him. “We had been following up on four projects this year. The pork processing plant is one of the four projects, but other than this, the progress for the other projects had been slow. For example, the electric bicycle factory investor had told us he will be setting up his factory in Fen Zhou City. The other investors are the same, and none of them expressed interest in investing in our County. I had planned to sort out our current projects and will give up some of them.”

Dong Xuebing took the documents from Lin Pingping and started reading them. “Is it too early to give up on them now?”

Lin Pingping blinked. “But we might not get results if we follow up on them. We might as well use our resources on getting other investors.”

Dong Xuebing placed the documents on his desk. “You want to throw a net? I am not saying this method is wrong. But if I am an investor, I will also hesitate before I make any investment. After all, I will be investing my hard-earned money, and I need to be cautious. That’s why I think we should do our best for all investors. We must not give up on every investor, and the investor will have the impression that they are treated with respect. Even if they have no intention of investing, we must still do our best to convince them.”

Lin Pingping thought for a second and said. “Then I… I will follow up on these projects?”

Dong Xuebing smiles. “I know you disagree with me and felt this is a waste of resources, right?”

“No.” Lin Pingping quickly replied.

“I am not sure if my suggestion will work or not, but we must change the way our Agency work. Just treat this as trial and error.” Dong Xuebing continued. “If we still use the method as before, do you think we can achieve our 500 million targets? Keep this between both of us. In front of others, I looked like I am confident of achieving the target. But to be honest, I am unsure if we can really do it.”

Lin Pingping smiled. By telling her all these means, Chief Dong trusted her, and it warmed her heart.

“So…” Dong Xuebing tapped on the table. “It’s time to change our usual practice.”

Lin Pingping nodded. “Two out of the remaining three projects will not work, as the investor had signed the contract with other Counties. But we still have some hope for the last project. I will meet the investor personally and try my best to get his investment.”

Dong Xuebing nodded. “Alright. Tell me the details of this project. I will also participate in all your team’s future deals.”

Lin Pingping paused and asked. “You are going to join us in getting deals?!”

Dong Xuebing is amused. “What’s wrong? Do you doubt me?”

“No… absolutely not.” Lin Pingping replied. “I only think that these deals are only worth a few million and ten million at most. You don’t need to…”

“Why is can’t I help? I am the Agency’s Chief, and I need to set an example for the rest. What’s wrong with a deal worth a few million? Is it too little?” Dong Xuebing took a sip of tea and smiled. “I will help even if the investment is worth a few hundred thousand. 500 million is not a small amount, and every investment counts. We must not overlook those small investors.”

Lin Pingping replied with a straight face. “Yes, Sir!”

“… tell me about this project.”

“This is a processing plant for chicken excrement. It is considered an environmental project and is set to be built near the large scale chicken farms south of our County. When this project is completed, it can process 100 tons of chicken excrement daily and produce 9736 tons of animal feed. The estimated investment of this project is around 10 million.”

“This is not a small project.”

“Yes.”

“Ok. Try to contact that investor in the afternoon, and we will have dinner with him this evening.”

“Ok. I will contact him now.”

After so many days of being the Agency’s Chief, Dong Xuebing finally got used to his position. But sitting in the office the whole day is not his style. That’s why he decided to go to the frontlines to get investments. Every single investment counts!

Chapter 365 – +13!

Afternoon, 3 pm.

A mid-range housing estate in Southern County City.

A silver Mercedes MPV drove past the estate’s lush green garden and parked in front of a building.

Dong Xuebing alighted and felt it’s not good to bring too many people with him. So, he ordered Guo Panwei to wait in the car while Lin Pingping and he entered the building. The investor they are meeting today is Peng Kenong. Lin Pingping heard Peng Kenong is not going to invest in the chicken excrement processing plant in Yan Tai County and has not time to have lunch when she called him earlier. He will be going to visit other Counties’ investment sites at night. Lin Pingping quickly inform Dong Xuebing, and Dong Xuebing knew this afternoon is their last chance. He decided to make an unannounced visit to Peng Kenong at his home. This might be rude, but Dong Xuebing is not willing to give up any opportunities. Lin Pingping can feel Chief Dong’s determination and be also motivated.

Dong Xuebing and Lin Pingping walked up to the third floor and pressed the doorbell of unit 301.

Ding Dong… Ding Dong… the door opened.

“Who are you all looking for?” A teenager opens the door.

Lin Pingping smiled and asked. “Xiao Hu, you don’t recognize me?”

Xiao Hu looked at Lin Pingping. “You are Sister Lin from the Investment Promotion Agency. Oh, you all are looking for my Dad? He just went out, and I don’t know what time he will be back. Come in and wait for him.” Xiao Hu opens the door bigger and lets them enter. After Dong Xuebing and Lin Pingping entered the apartment, Xiao Hu ran back to his room. His room’s door is open, and Dong Xuebing and Lin Pingping can hear keyboard and mouse clicking sounds. He should be playing some games.

Dong Xuebing is surprised that this kid is not afraid of strangers.

Lin Pingping and Dong Xuebing sat in the living room, and she whispered. “Xiao Hu is Mr. Peng’s son, and Mr. Peng is different from Mr. Liang. He is a businessman, and profits come first for him. That’s why he is not investing in Yan Tai County despite the fact that he is a local. But Mr. Peng dotes his son and will give in to all his demands. The last time, I heard Xiao Hu telling Mr. Peng that his Mercedes is too old, and his friends at school laughed at him when Mr. Peng sent him to school. The next day, Mr. Peng changed his car to a brand new Mercedes Benz.”

Dong Xuebing nodded. “Can we try to get this deal through his son?”

“I thought about this and had tried before.” Lin Pingping replied. “I bought some gifts for him, but it is not effective. Other than online games, Xiao Hu is not interested in anything else.”

Dong Xuebing thought for a while and said. “Let me try. You stay here.”

Lin Pingping doesn’t think that they can change Mr. Peng’s mind by speaking to him. Yan Tai County’s condition is not as good as other Counties, and Lin Pingping wants to see how Chief Dong will persuade Mr. Peng.

Bedroom.

Xiao Hu is bashing his keyboard and focusing on his game. He did not even notice someone is standing behind him.

Dong Xuebing had played online games before and knows how addictive it is. He stood there and look at the screen for a while before asking. “Xiao Hu, what are you doing? Clearing the mobs?”

Xiao Hu turned around and replied. “I am enhancing my equipment.”

“Oh? What equipment is it? What level is it now?”

“This is a magician staff, and it is +8 now. I am trying to enhance it to +11.”

“You are a magician? What is your magic damage?” Dong Xuebing started chatting with Xiao Hu about the game. They chatted for about 10 minutes.

After a while, Xiao Hu rubbed his palms and mumbled. “I will enhance my staff to +10 today.”

Dong Xuebing asked. “Is it very difficult?”

“Of course. My level might be high, but my gear sucks. A +8 staff is no match for other players’ +10 and +11 equipment. +11 is almost the limit, and it is impossible to enhance it to +12 and +13. The probability of succeeding is too low. Sometimes, it is even lesser than 20%, and the item might be destroyed.” Xiao Hu replied. “I had destroyed an item when I tried to enhance it from +10 to +11 previously. That’s why I don’t dare to try my luck again. A +10 item is enough for me to show off to my classmates. The highest item rating in our school is only +10.”

Dong Xuebing thought for a while and asked. “What is the maximum item level in this game?”

“+13. But since this server started, no one has ever upgraded an item to +13.”

“Do you have enough materials to enhance it to +13?”

“Yes. I had collected all the materials yesterday, but it is enough to upgrade once. If my item level drops when I upgrade it to +10, I will not have enough materials. Also, if the item is destroyed at +11, it will disappear.” Xiao Hu is worried that his magician staff will be destroyed.

Dong Xuebing blinked and asked. “Xiao Hu, do you want to upgrade your staff to +13?

Xiao Hu glanced at Dong Xuebing. “Of course. But this depends on luck. You cannot even get it with money.”

Dong Xuebing laughed. “Alright. If I can upgrade your magician’s staff to +13, what will I get in return?”

“Ah?” Xiao Hu jumps up. “Really? If you can enhance my staff to +13, I will do whatever you say.”

Dong Xuebing snapped his fingers. “Haha… it’s a deal.”

Xiao Hu looks at Dong Xuebing suspiciously. “But what if the item gets destroyed? How are you going to enhance it?”

“It will not get destroyed. I have my ways, but I cannot let you know. Haha… Come… tell me which are the materials for enhancement?”

“… are you sure you can do it?”

“No problem. Just leave it to me.”

Xiao Hu is worried about his equipment and materials. He asked Dong Xuebing several times before moving his character to the blacksmith. He pointed to the screen and taught Dong Xuebing what to do. “Brother, let’s not do it. This game does not have any bugs. The item might get destroyed.

“Just watch. Do you think I am lying?”

Xiao Hu nodded and looked at the monitor anxiously.

Dong Xuebing took a deep breath and sat on the chair. He grabbed the mouse and started to place the staff and materials into slots before clicking on the enhance button.

Ding… +9.

Dong Xuebing smiles and continued.

Ding… +10.

Xiao Hu clenched his fist and is shaking. The probability of succeeding is very low now. It is almost impossible for the item to get to +12, let alone +13.

Dong Xuebing looked at the screen and continued to upgrade the staff.

Ding… enhancement failed. Staff’s level drops to +0!

Dong Xuebing frowned and mumbled in his heart. BACK 3 seconds!

……

Time returned to 3 seconds ago!

The magician’s staff returned to +10. This time, Dong Xuebing did not upgrade the staff immediately. He moved the character around for around 15 seconds before trying again. Ding… +11!

Xiao Hu’s eyes widen. “It’s +11 now!”

Dong Xuebing laughed. “Alright. Suppose I can really upgrade it to +13. In that case, you must help our Investment Promotion Agency persuade your father to invest in Yan Tai County. Is it a deal?”

“Deal! My father will listen to me! This is not a problem.” Xiao Hu shouted excitedly. “Brother! Hurry up!”

“Haha…”

……

Living room.

The main door opens, and Peng Kenong returned.

Lin Pingping smiled and stood up. “Mr. Peng, sorry for bothering you by coming unannounced.”

Peng Kenong was surprised and replied. “Section Chief Lin. Didn’t I make it clear over the phone? Although I do want to help Yan Tai County, I am a businessman. The chicken excrement processing plant project is not bad, but the risks are quite high. Compared to another project in the neighboring County, their project is better. I will be visiting that County to discuss this investment. I’m sorry, Section Chief Lin.”

Suddenly, the bedroom door open.

Dong Xuebing walks out of the room with a smile. “You are Mr. Peng, right?”

Lin Pingping said. “This is our Investment Promotion Agency’s Chief, Chief Dong.”

“Oh, Chief Dong.” Peng Kenong smiled and extended his hand for a handshake. “Nice to meet you. I had heard a lot about you. Haha.” As a local in Yan Tai County, he had heard about the ‘God of Plague.’ “I did not expect you to visit personally. If I knew you are coming, I would postpone my appointment his evening.”

“Thank you, Mr. Peng.” Dong Xuebing replied.

After exchanging some pleasantries, Mr. Peng invited them to the sofa.

Lin Pingping looks at Dong Xuebing and turned to Peng Kenong. “Mr. Peng, we hope…”

Peng Kenong interrupted. “I know why you two are visiting me. To be honest, I am interested in a better project. Sorry.”

Lin Pingping had expected this reply and can only smile.

Suddenly, Xiao Hu ran out of his room. “Dad! You are back!”

Peng Kenong smiled lovingly. “Yes. Why didn’t you serve tea to our guests?”

Xiao Hu asked. “Dad, are you all talking about the investment?”

“Yes. Why are you asking?”

“I think you should invest in Yan Tai County.”

“Huh?” Peng Kenong and Lin Pingping were surprised.

Xiao Hu hugged Peng Kenong. “Dad, can’t you give me an answer now?”

Peng Kenong looked at his son. “Why are you interfering in your Dad’s business?”

Xiao Hu pouted. “If you invest in another County, you will need to be there most of the time. Who is going to look after me? I will miss you. Why are you skipping Yan Tai County and investing in some places so far away? Dad just invests in our Yan Tai County.”

Peng Kenong laughed and scolded. “Stop creating problems here.”

Xiao Hu continued. “I don’t care. It is a deal. If you don’t give in to me, I will tell Mom!”

“You brat.” Peng Kenong knocked Xiao Hu’s head lightly.

Dong Xuebing said. “Mr. Peng, I hope you can reconsider this investment. We shall not bother you anymore.”

Peng Kenong wanted to tell Dong Xuebing that he will not consider it, but when he saw his son looking at him, he shook his head. “Alright. I will reconsider this project in Yan Tai County.”

Xiao Hu winked at Dong Xuebing secretly.

Dong Xuebing smiled and left the apartment with Lin Pingping.

On the first floor, Lin Pingping said. “Chief, what did you tell Xiao Hu? I gave him lots of gifts previously, but he did not even help us.” She doesn’t understand why Chief Dong can build a rapport with Xiao Hu so fact.

Dong Xuebing replied. “We played an online game for a while and become friends.”

Lin Pingping doesn’t believe Dong Xuebing.

“I can tell Mr. Peng is reconsidering his investment. Monitor this closely these two days. We must get his 10 million RMB investment.”

“Yes, Sir.”

Chapter 366 – County Party Committee Ball!

Thursday. Morning.

Ring… ring… ring…

Dong Xuebing, who was brushing his teeth, answered his phone. Deputy Mayor Zhao Xinglong had called.

“Xiao Dong, are you aware that the County Party Committee Ball is starting tonight?” Zhao Xinglong asked.

Dong Xuebing threw his toothbrush into the sink. “Ball? I don’t know anything about this, as I had been out of the office to get investments these few days.”

“This ball is a monthly event suggested by Party Secretary Xiang. This is to provide some recreational activities and increase the interaction between leaders.” Zhao Xinglong knew Dong Xuebing had only come to Yan Tai County for a year, and he explained. “The former Party Secretary Chang had stopped this monthly event, and Party Secretary Xiang suggested to restart this event this year. Tonight is the first ball, and Party Secretary Xiang, Mayor Xie, and all other leaders will be attending. If you are not busy, represent the Investment Promotion Agency to attend and know other leaders. This will help you with your work.”

Dong Xuebing smiled. “Mayor Zhao, I don’t know how to dance.”

“Haha… you don’t need to dance if you can’t dance.”

Dong Xuebing thought to himself. It’s not as easy as you think. What if someone invites me to dance but was rejected? It will offend the other party. After hanging up, Dong Xuebing dressed up and left for work. Is Xiang Daofa too free? The County Lunar New Year celebrations, this ball is not important at all. He should be spending his time on his work.

8.30 am.

Dong Xuebing saw Lin Pingping at the entrance of the Investment Promotion Agency.

On their way in, Dong Xuebing asked Lin Pingping about the Chicken Excrement processing plant project’s progress.

Lin Pingping smiled and said. “It is going on smoothly. After we left Mr. Peng’s house, I called him in the evening. Mr. Peng had canceled his trip to the neighboring county. Xiao Hu must have helped us a lot. I spoke to Mr. Peng for a while and noticed he is not as firm as before. He even asked me to bring him to the Excrement processing plant’s site for a visit again. I can tell he will be investing in this project.”

Dong Xuebing smiled and nodded. “Great. You must follow up closely with him.”

“Yes.” Lin Pingping still doesn’t understand why Xiao Hu become so close with Dong Xuebing suddenly.

“Oh, Sister Lin.” There are no one around, and Dong Xuebing addressed Lin Pingping casually.

Lin Pingping heard it and quickly said. “Just call me Xiao Lin will do.”

“It’s not working hours yet.” Dong Xuebing respects the ones who respected him. During work hours, he will address others normally. But privately, he will address them casually. For example, he will address Lin Pingping as Sister Lin, Luo Haiting as Sister Luo. This will bring them closer. After all, Lin Pingping is a few years older than him. “… do you know how to dance?”

Lin Pingping hesitated and replied. “I know a little. What about you?”

Dong Xuebing replied. “There is a ball this evening at the County Party Committee’s hostel. Can you represent our agency to attend?”

Lin Pingping replied apologetically. “I promised my son to bring him to the movies tonight and had bought the tickets. Err…” Lin Pingping knew her rank is not high and don’t dare to represent the agency.

Dong Xuebing smiles. “It’s alright. Accompanying your son is more important.

Luo Haiting passed by them on her electric bike. She had just arrived and is parking her bike.

Lin Pingping blinked. “Chief, Director Luo is good at ballroom dancing.”

“Really?” Dong Xuebing was surprised.

Back in his office, Dong Xuebing lit a cigarette and thought about all the agency leaders. He realized that he only knows them on the surface. For example, his impression of Lin Pingping is a pretty and capable woman. But who knows that she is a single mom with a four years old son. Also, he thought Luo Haiting, who is about his mother’s age, will be mature and conservative. But as he got to know her more, he realized that Luo Haiting has no motivation at all. She delegates most of her duties to her staff. Other than the tasks assigned by Dong Xuebing, she basically doesn’t care about other things. She also likes to doll up, and Dong Xuebing’s first impression of her is just a pretense.

Dong Xuebing thought back to the first few days he arrived. He had also put on a false front then.

Noon.

Cafeteria.

Dong Xuebing got his food and sat by the window. He saw Luo Haiting and called her. “Director Luo.”

Luo Haiting saw Dong Xuebing and carried her food over to his table. She is dolled up today. Her hair is tied up, and she is wearing a long dress with an embroidered knitted sweater. She also put on makeup, covering most of her freckles, and the bright red lipstick made her look more matured and seductive. She looks several years younger.

Dong Xuebing thought to himself. Why are you dressing up more and more attractively every day?

Dong Xuebing felt weird, but the rest of the leaders and staff members were used to it. In fact, they felt weird when Luo Haiting was dressed up in ladies’ suits and office wear during Dong Xuebing’s first few days. All of them are used to Director Luo dressing up attractively. After getting to know Chief Dong and knew he is easy-going, she started to show her true colors.

Luo Haiting smiled. “Chief, are you looking for me?”

It was still the same smile, but with Luo Haiting’s dressing and makeup, she looks more seductive.

Dong Xuebing smiled. “Sister Luo, I heard you are good at ballroom dancing.”

“… I can dance a bit.” Luo Haiting replied.

“The Party Committee Ball will be starting tonight, and the first ball this year is different. We can don’t attend the other monthly ball, but someone must attend the ball tonight. I hope you can attend it on behalf of the agency.”

Luo Haiting’s eyes sparkled. “You are asking me to be your dance partner?”

Huh? I did not mention this.

Dong Xuebing replied. “I will not be attending as I don’t know how to dance. You will represent our agency to attend.”

“… alright.” Luo Haiting loves to participate in these activities.

“Can your husband dance? You can bring him along.”

Luo Haiting replied firmly. “No need. He doesn’t know how to dance.” She sounded angry when Dong Xuebing mentioned her husband.

“Oh…” Dong Xuebing suddenly thought about Xie Huilan. If Sister Xie is attending the ball, she might be dancing with someone else. Dong Xuebing’s eyes twitched. “I might be attending if I finish my work.” He had thought that he might embarrass himself as he doesn’t know how to dance and forget about Sister Xie. He is possessive of his future wife and will not allow other men to dance with her.

After chatting for a while more, both started eating their lunch.

Luo Haiting is not in a good mood today, but she forced herself to smile in front of Dong Xuebing.

Luo Haiting is a woman and is not passionate about getting more power at work. She had approached Dong Xuebing and supported his work is just to keep her position. Her desire to climb up the ranks is not strong. All this while, she had been lazing around at work and is contented with her life now. But this morning, she argued with her husband. Her husband had heard rumors that Chief Dong likes mature women, and when he saw Luo Haiting putting on makeup, he got jealous. He suspected her of having an affair with Chief Dong and ignored her explanations. Thus, they had a huge fight.

Everyone in the agency knew Luo Haiting and her husband are very loving. They can be considered the model couple. But even model couples will fight, and Luo Haiting and her husband are not as loving as other thought.

This fight had made Luo Haiting very disappointed. Dong Xuebing is in his twenties, and how is it possible that he will be attracted to a forty-year-old woman, let alone to have an affair? Although Luo Haiting had misunderstood Dong Xuebing at the hotel, she doesn’t want to hear it from her husband. She felt there is no trust in her marriage.

Luo Haiting hides her emotions well, and Dong Xuebing did not notice it.

After office hours.

Luo Haiting collected her emotions and went to Dong Xuebing’s office to ask if he will be attending the ball.

Dong Xuebing thought for a while and asked Luo Haiting to go to the ball first.

Suddenly, Luo Haiting’s handphone rang. She looked at the number, and it was from her husband. She knew he must be rushing her to return home to stop her from mixing with other men after work. When she thought about this, she got mad and hung up without answering. You are suspecting me of having an affair outside?! I will not tell you that I will be attending the ball. Go ahead and suspect me! She looked at Dong Xuebing subconsciously.

Dong Xuebing could tell something was wrong. “Sister Luo, do you need to rush home?”

Luo Haiting quickly kept her phone. “It’s fine. My child is asking me if I am going home for dinner. I will call him later. Err… Chief, I will go to the ball now.”

Dong Xuebing nodded. “Ok.”

Luo Haiting turned and walks out of Dong Xuebing’s office. Her long beige dress swayed to her hips as she walks.

Dong Xuebing’s eyes were drawn to her voluptuous butt, and he quickly looks away. He thought of Xie Huilan and could not sit still. He rushed to the cafeteria to have dinner and drove to the ball. Even if he doesn’t know how to dance, he must also prevent other men from dancing with Xie Huilan.

Chapter 367 – First dance with Xie Huilan!

Evening. 7 pm.

County Party Committee Hostel.

Soft music can be heard from outside of the ballroom. Dong Xuebing had arrived slightly later and doesn’t know if it is ballroom dance music. He is anxious when he thought about Xie Huilan and quickly walks up to the entrance.

“Has the ball started?” Dong Xuebing looks at the staff standing outside.

The staff recognizes Dong Xuebing. “Yes. Party Secretary Xiang had just finished the first dance.”

Dong Xuebing pushed the door open and entered the ballroom.

The ballroom is dim, and the lighting is not those disco lightings. It is soft and creates a relaxing ambiance. Rows of soft sofas were placed around the dance floor, and many leaders were sitting there holding a glass of red wine, looking at the people dancing. Liang Chengpeng and Zhao Xinglong were sitting there, and they should not know how to dance. Dong Xuebing looks at the dance floor, and many people are in pairs dancing. Most of the leaders do not know ballroom dancing, and their movements are clumsy and awkward. But their partners are all good dancers as most of them are from the County’ Art Troupe. Where is Sister Xie?

Is she dancing with someone?

Dong Xuebing is anxious. He had not danced with Xie Huilan before. How can another man dance with her?

“Isn’t this Chief Dong?” A middle-aged man suddenly turned towards Dong Xuebing. “I didn’t see you during the opening dance. Did you just arrive?”

Dong Xuebing turned and smiles. “Chief Ding… I was caught in the traffic.”

Ding Li laughed and looks away. He does not have any intentions to chat with Dong Xuebing.

Dong Xuebing had heard of Ding Li before. He is the Chief of the Finance department. There are rumors about him harassing female staff members, especially the pretty and younger ones. He is holding the same rank as Dong Xuebing, but his role is more important than Dong Xuebing. Dong Xuebing had met him before, but they had never chatted much. At most, it was only a friendly greeting. Although Ding Li is the head of a County Government’s department, he is very close with Xiang Daofa. Dong Xuebing does not want to have anything to do with him.

After greeting Chief Liang, Mayor Zhao, and some other leaders, Dong Xuebing continued to look around for Xie Huilan.

Eh?! Sister Xie is sitting there and is not dancing.

Dong Xuebing finally found Xie Huilan in the dim ballroom. She is sitting on the sofa with a glass of red wine. On her left is her secretary Hu Silian, and Xiang Daofa and Publicity Department Chief Tong Bing are sitting several meters away on her right. Seems like they are the only few top leaders at the ball, and the rest did not come. Dong Xuebing is assured as no one had invited Xie Huilan for a dance. Xie Huilan is the Mayor, and not many people will dare to invite her. It would be embarrassing for the leaders if they were rejected by Xie Huilan.

Dong Xuebing relaxed and thought he should not have come. He found an empty seat and sat down to light a cigarette.

Dong Xuebing can see Sister Luo dancing with a young leader from the Industry and Commerce Bureau on the dancefloor from where he was sitting.

Luo Haiting’s movements are graceful, and seems to be good at dancing. She should have participated in such activities often.

Dong Xuebing tried to learn how to dance by watching them and hope he can pick up some moves before inviting Xie Huilan to dance. He noticed some people in their forties on the dancefloor. They don’t seem to be there to dance. One of them, whom Dong Xuebing does not know, is touching and caressing his partner’s arm. Ding Li is also one of them. His arms are around his partner’s waist, and pressed his body against her while chatting.

Dong Xuebing is used to be suspicious of others and shook his head. He felt this ball had become a disgrace.

Two minutes later, the music ended and is replaced by music with a faster rhythm.

A few people walk off the dancefloor, and some leaders went around to invite people to dance with them.

Luo Haiting walks off the dancefloor and saw Dong Xuebing. She smiled and walked up to him slowly. “Chief, what time did you reach?” She has beads of perspiration on her forehead.

Dong Xuebing smiled. “Sister Luo, you are good at dancing. Can you teach me some other time?”

Luo Haiting likes to be praised, and she smiled. “I…” When Luo Haiting was about to reply, someone approached her.

“Director Luo, can I dance with you?” A leader in his thirties smiled and extended his hand.

Luo Haiting took out a handkerchief to wipe her sweat before reach out for that man’s hand. She apologized to Dong Xuebing and returned to the dancefloor.

Dong Xuebing smiles as he saw Sister Luo is so popular among the male leaders. But this is not a surprise as she is not bad looking and can dance well. Although she is older, compared to other female government leaders, she stood out a lot. Sigh… look at others and look at me. Dong Xuebing felt disappointed as no one had invited him. He was still thinking of rejecting others earlier, and he can save all the trouble now.

Just when Dong Xuebing was daydreaming, he saw some moments from the corner of his eyes.

Ding Li had walked up to Xie Huilan and extended his hand. “Mayor Xie, would you like to dance with me?”

Everyone at the ball has been watching Xie Huilan from the start. In all balls, the pretty women will always get the attention, let alone Xie Huilan is the Mayor. People are watching if she can dance or not, or who she will dance her first dance with. No one knows what Xie Huilan is thinking and doesn’t dare to make any moves. At least twenty government leaders want to dance with her to get closer to her and hopefully leave a good impression. Also, who doesn’t want to dance with a beautiful lady like Xie Huilan?

Ding Li had made the first move, and many people turned to look at Xie Huilan.

Xiang Daofa and Chen Tongbing were also looking over with interest. Zhao Xinglong and Liang Chengpeng also turned their attention to Ding Li and Xie Huilan.

Dong Xuebing is mad. He does not have a good impression of Ding Li. The latter had taken advantage of the dancer from the County’s Art Troupe on the dancefloor earlier. What now?! You are targeting my Sister Xie?! If you are from the Sister Xie faction, it’s fine. But you are with Xiang Daofa, and you still dare to invite my Sister Xie to dance?! Shameless! But Dong Xuebing also knows that dancing has got nothing to do with the different factions. Xie Huilan is dressed in black suit pants and a wool jacket. She is wearing high heels and should be wearing them for the ball. If not, she will not be wearing heels.

Xie Huilan looked at Ding Li with a smile and placed her wine glass on the table gracefully.

Xie Huilan stood up slowly and looks like she is going to accept Ding Li’s invitation.

Dong Xuebing panics when he saw this. He has no time to care if he will offend others or not. He must not let Ding Li touch Xie Huilan’s hand. He quickly rushed forward and extended his hand like Ding Li. “Mayor Xie, would you dance with me?” Dong Xuebing knows nothing about dancing, but he was forced to do this.

What Dong Xuebing did had shocked everyone.

Ding Li’s face changed, and he almost cursed out loud.

Hu Silian almost burst out laughing. She felt Dong Xuebing is too much.

Dong Xuebing also knew what he did is not right. He had not invited Xie Huilan earlier, and when Ding Li made his move, Dong Xuebing rushes forward and even used the same posture as Ding Li. This is like slapping Ding Li in his face. Liang Chengpeng, who was sitting some distance away, laughed. “This Xiao Dong can really create trouble!” Zhao Xinglong also laughed. He also does not have a good impression of Ding Li.

Luo Haiting, who was dancing on the dancefloor, looked at Dong Xuebing in shock. What is Chief Dong doing? She had heard Chief Dong is good at offending others. Since he was transferred to Yan Tai County in the past year, he had offended the former Party Secretary, the current Party Secretary, Publicity Department Chief, etc. Today, Luo Haiting finally saw Chief Dong, also known as the God of Plagues, in action. The rumors about Dong Xuebing are all true.

Everyone at the ball looked over to see how Mayor Xie is going to handle both dance invitations. Under normal circumstances, she should be accepting the first invitation.

But Xie Huilan’s reply shocked everyone. She smiles and looks at Dong Xuebing before turning to Ding Li. “Chief Ding, Xiao Dong had asked me to be his dance partner for my first dance yesterday when he called me to report about his work progress. Haha… I had almost forgotten about this. Sorry.” Xie Huilan had accepted Dong Xuebing’s invitation, but some of the leaders were no surprised.

“It’s alright.” Ding Li smiled embarrassedly.

Chen Tongbing frowned and looked at Dong Xuebing.

Luo Haiting is impressed with Chief Dong’s skills of offending people.

Dong Xuebing had gotten used to being a controversial figure and does not think much of it. All he can see is Xie Huilan. Xie Huilan stepped forward and placed her hand lightly onto Dong Xuebing’s hand.

Dong Xuebing grabbed Xie Huilan’s hand lightly. “Thank you, Mayor Xie.”

“Haha…” Xie Huilan smiled. “My pleasure.”

Many people were jealous of Dong Xuebing as they look at Dong Xuebing walking to the dancefloor with Xie Huilan. But they know they can only be jealous and envious of Dong Xuebing. After all, Dong Xuebing was the one who defused the time-bomb on Xie Huilan. If you dare to risk your life to defuse the bomb, Mayor Xie will also dance with you.

Chapter 368 – Dance

County Party Committee Hostel.

In the dimly lit ballroom, lights were flashing, and the music was playing.

As Dong Xuebing and Xie Huilan walked to the center of the dance floor, the couples dancing moved aside, leaving a space of about 3 meters for them. Everyone in the ballroom was looking at Dong Xuebing and Xie Huilan. Xiang Daofa, Chen Tongbing, Ding Li, Liang Chengpeng, Zhao Xinglong, and other leaders, who were not dancing, were staring at them. Some want to see Mayor Xie dance, and some want to see Dong Xuebing embarrass himself. Regardless of the reason, Dong Xuebing had become the center of attention.

Ding Li doesn’t believe Dong Xuebing knows how to dance and was sneering in his heart.

Luo Haiting also knows this might be Chief Dong’s first-time dancing. If not, he will not ask her to represent the Investment Promotion Agency in the afternoon. She is worried for Chief Dong, and if he stepped on Mayor Xie’s foot, it would be an embarrassment.

At this moment, the music ended, and slow dance music started.

Everyone who was dancing walked out of the dance floor and stood by the side looking at Xie Huilan and Dong Xuebing. They are the only ones left on the dancefloor.

Damn. Dong Xuebing almost cursed out loud. He thought he could still hide behind other people to avoid embarrassing himself.

Xie Huilan could tell what Dong Xuebing was thinking, and she smiled. “You don’t know how to dance? Why did you invite me then?”

“You are stating the obvious.” Dong Xuebing whispered. “How can I let Ding Li hold your hand? He is a lecher and had his hands all over the dancer from the Art Troupe. How can you accept his invitation? You can just ignore him. If you had rejected him, I will also not step forward.”

Xie Huilan laughed and shook her head. “You… always like to put on a brave front. What are you going to do now?”

“Do you know how to dance?” Dong Xuebing held Xie Huilan’s hand and got into a dancing posture. “Can you teach me while we dance?”

“Ok. I will try it.” Xie Huilan smiled. “Take note of your footsteps. It’s fine if you cannot catch the rhythm, moved the wrong foot, or step on my toes. Just don’t trip me and made us fall. It will be too embarrassing… Haha…”

Dong Xuebing had no other choices now. “Don’t worry. I know what to do!”

“Alright. Let’s start. Try to catch up to my rhythm.”

“… ok.”

Xie Huilan tightened her grip on Dong Xuebing’s hand and moved gracefully with Dong Xuebing.

Dong Xuebing didn’t know a thing about dancing and tried to move along with Xie Huilan, but he stepped on Xie Huilan’s toes on his second step and caused her to trip. Dong Xuebing quickly helps her up and doesn’t even dare to look around. His face turned red. A dance will last a few minutes. If this carries on, I will be embarrassing Xie Huilan.

BACK 4 seconds!

……

……

Time returned!

Time had returned to the start of the dance when they were about to take their first step.

Dong Xuebing focused on his feet. After taking his first step, he moved his foot and slide his other foot forward without stepping on Xie Huilan. To prevent embarrassment, he was forced to use BACK. Dong Xuebing had heard many people say that ‘face value’ worth nothing. But Dong Xuebing doesn’t think so. He felt that ‘face’ is very important, especially for someone working in the government.

The dance continued.

Xie Huilan’s dance moves surprises everyone. No one had expected this young and beautiful Mayor can dance so well.

Her every single movement showed grace and elegance.

Xie Huilan gave everyone the feeling like she is the graceful Empress of the ancient days.

It is enjoyable to see Mayor Xie dance.

One second… five seconds… Suddenly, Xie Huilan narrowed her eyes in surprise. “Is this your first time dancing?”

Dong Xuebing replied nervously. “Of course.”

“Haha… My Xiao Bing is terrific, and nothing can stop him.”

“Alright. Since you can catch up with me, shall I increase the tempo?”

“Wait… please don’t… Hey, did you hear what I say?!”

Very soon, everyone’s impression of Dong Xuebing changed. Xie Huilan can dance well is normal, as everyone’s impression of her is a charming and graceful woman. No one will think she does not know how to dance. But Dong Xuebing is different. He is just a rash and impulsive young man and only knows how to use his fist and offend others. No one expects him to know how to dance. But what they see now is beyond their imagination and changed their views of Dong Xuebing. Dong Xuebing can… also dance.

Dong Xuebing’s postures might not be as graceful as Xie Huilan, but he can follow her movements and steps. He did not even step on Mayor Xie’s feet. Not stepping on the dance partner’s feet might be normal for good dancers, but only a handful of the leaders in the ballroom can dance as well as Dong Xuebing.

Ding Li’s face changed, and he returned to the sofa. He does not want to look at them dancing anymore.

One minute… two minutes… three minutes…

The music ended. Dong Xuebing and Xie Huilan stopped moving and let go of each other’s hand with a smile.

Clap… clap… clap… someone started clapping, and the rest followed.

Dong Xuebing wiped the sweat on his forehead and was relieved. Luckily he can use BACK to correct his mistakes, or else it will be an embarrassment for him and Xie Huilan.

Dong Xuebing and Xie Huilan walked off the dancefloor, and Xie Huilan returned to her seat. She crossed her legs and continued to sip on her wine.

Dong Xuebing saw another man walking up to Xie Huilan. It is a young government leader. Of course, by calling him young, Dong Xuebing means someone in the early thirties. He a former Provincial athlete and is currently a leader with the County’s General Administration of Sport of China. He extended his hand to invite Xie Huilan to dance. Dong Xuebing saw this and is furious again. He is prepared to rush forward and invite Xie Huilan to dance again.

But Xie Huilan smiled and waved her hand. “I had just danced and will not be dancing again tonight. Let’s dance some other time, ok?”

The young leader from the County’s General Administration of Sport of China smiled. “Sure.” He quickly left, and no one else dares to approach Xie Huilan. Xie Huilan had said she is not dancing again tonight, and they will be rejected if they tried. All of them turned and looked at Dong Xuebing, thinking to themselves. We are all humans. Why is Mayor Xie treating him differently?

Back at the sofa, Dong Xuebing sat down and lit a cigarette.

Suddenly, a pretty woman walks up to him. It’s Xie Huilan’s secretary, Hu Silian.

Hu Silian smiled and extended her hand. “Chief Dong, do I have the honor to dance with you?”

Dong Xuebing laughed. “Sister Hu, are you trying to embarrass me? Everyone knows you are a good dancer, and it should be my honor to dance with you.” Dong Xuebing does not know how well Hu Silian can dance. Still, he heard Hu Silian and her husband dance often when working in the Public Security Bureau.

Dong Xuebing must give Hu Silian ‘face’ and can only accept her invitation.

When Dong Xuebing and Hu Silian started dancing, many people become jealous. They had tried to dance with Hu Silian earlier but were rejected. Now, Hu Silian is dancing with Dong Xuebing, and she is the one who invited him.

This time, Dong Xuebing did not use too many BACK. Although he had accumulated lots of time, he wants to save it for emergencies. He only used a few seconds to rectify his mistakes during the dance. He accidentally stepped on Hu Silian a few times. But it is still acceptable, and he did not embarrass both of them.

The music ended, and Dong Xuebing walked out of the dancefloor with Hu Silian.

Dong Xuebing said. “Sister Hu, I should compensate you with a new pair of shoes.”

Hu Silian giggled. “I had also stepped on your feet once.”

Dong Xuebing knew Hu Silian had purposely stepped on his shoes to show she is about the same standard as him. Someone who dances often should not make this mistake. Dong Xuebing nodded in his heart and knew he must learn from her. He had joined the Government Service for a year and a half, but other than offending others, he had not learned how to be tactful.

After Dong Xuebing returned to his seat, Luo Haiting walks up to him before he took out his cigarette.

“Chief.” Luo Haiting extended her hand. “Do you want to dance with me?”

Dong Xuebing laughed. “Sister Luo, if you are not afraid I will destroy your shoes, I have no problem.”

“You are too modest.” Luo Haiting moved closer with anticipation.

Dong Xuebing can only accept her invitation and held her hand. “Be careful.”

As the Office Director, Luo Haiting is meticulous. She is afraid Dong Xuebing will embarrass himself during the dance, and she placed Dong Xuebing’s hand on her waist and held his other hand. They swayed to the rhythm with simple dance steps. This dance is not difficult, and they don’t need to worry about stepping on each other feet.

Dong Xuebing also likes this dance move.

It is simple, and the footsteps are easy. This dance suits him.

Luo Haiting smiled as she tried to accommodate Dong Xuebing’s clumsiness.

Dong Xuebing had not touched any women these few days. Xie Huilan does not allow him to touch her, Qu Yunxuan is in Beijing, and he doesn’t have time to visit Yu Meixia. That’s why when Dong Xuebing held this beautiful and mature woman’s waist, his heart starts beating faster.

Chapter 369 – Xiao Dong’s performance!

8.10 pm.

The Ball had been ongoing for some time.

One song… three songs… five songs…

After dancing with Xie Huilan, Dong Xuebing became very busy. First, Hu Silian, followed by Luo Haiting, a Civil Affairs Bureau female leader in her forties from the Civil Affairs Bureau, and female staff from the County Party Committee Hostel. After dancing with the female staff, a young lady from the County’s Art Troupe invited Dong Xuebing boldly. The rest of the dancers from the troupe started inviting Dong Xuebing. Despite having good stamina, Dong Xuebing was exhausted after so many dances.

Dong Xuebing seldom rejects women and accepted all their invitations.

Everyone at the ball realized that Chief Dong is very popular with the ladies.

Especially for older female leaders, all of them seem to want to dance with him.

But this is not surprising. Other than being a legendary figure in Yan Tai County, Dong Xuebing’s age is his advantage. Most male leaders are in their forties or fifties, and Dong Xuebing is the youngest. Compared to those old men, which woman doesn’t want to dance with a young man?

Luo Haiting is another popular figure at the Ball. She still has her charms and can dance well. Also, she never rejected anyone who asked her for a dance. So, most male leaders would rather ask her than getting rejected by Xie Huilan and Hu Silian. Dong Xuebing is pleased as Luo Haiting, and he is representing the Investment Promotion Agency. But Sister Luo, can you bring your passion for dancing to your work? Dong Xuebing wanted to speak to her about her dressing these days but doesn’t know how to say it. Luo Haiting’s attention is not at her work, but nothing had happened yet, and Dong Xuebing cannot reprimand her.

“Xiao Dong!” Someone called.

Dong Xuebing looked around and saw Xie Huilan calling him.

Xie Huilan smiled and waved him over. “Come over. You are finally free. Haha.”

Dong Xuebing quickly walks over. “Mayor Xie.”

“It’s so hard to call you over. I wanted to call you a few times, but you were dancing.” Xie Huilan laughed. “The Ball will be ending soon, and the final program for tonight is a dance performance by the Arts Troupe. But Party Secretary Xiang and I felt this performance is not interesting enough. Did you prepare any magic tricks to perform? The dancers from the Art Troupe can be your backup dancers. How is it? If you don’t have any tricks prepared, it’s fine as this is too last minute.”

Dong Xuebing blinked and lowered his voice. “Dance and magic show? Can both go together?”

“Why not?”

“Err… I can perform my magic tricks anytime. But… is this a good idea?”

Xie Huilan looked at Dong Xuebing. “I think you should show your face more often in front of other leaders. What do you think?”

“Alright.” Dong Xuebing knew this must not be Xie Huilan’s idea. But since Sister Xie did not say anything, he is fine with it.

8.30 pm.

The Ball is coming to an end.

The music stopped, and Hu Silian walks up the stage. She held the microphone and represented the County Government to thank everyone for attending. After that, she smiled and said. “This will be the last song for tonight, and we have the honor of having our Investment Promotion Agency’s Chief Dong to perform magic for us.” She walked down the stage, and the music started.

Clap… clap… clap…

Many people are looking forward to watching Dong Xuebing’s magic performance. Dong Xuebing’s performance at the Lunar New Year Celebration had left a deep impression.

The magic performance is additional, and dancing is the focus of this Ball. Many people are still dancing on the dance floor, and they moved aside to give the dancers from the Arts Troupe some space. The dancers started dancing in front of the stage, and this is the last song. Many people started to find partners to dance, and even Xiang Daofa invited Hu Silian to dance. Ding Li had also invited Luo Haiting to dance.

Dong Xuebing walks up the stage with the props he got the staff prepared earlier.

A big piece of cloth, a coin, and a marker.

Dong Xuebing smiles as he held the microphone. “Good evening, everyone. It is an honor to perform at this Ball. Because this performance is decided at the last minute by Mayor Xie and Party Secretary Xiang, I did not bring any props with me, and I can only perform a simple trick.” The people dancing turned and look at Dong Xuebing. Dong Xuebing held the 1 RMB coin up. “This is 1 RMB. It is a real coin issued by the state and is not a magic prop.”

Someone laughed.

Dong Xuebing looked around and asked. “Are there any leaders who are not dancing willing to help me with my performance?”

Most people are dancing on the dance floor, and Zhao Xinglong walks over with a smile. “Can I help?”

“Thank you, Mayor Zhao.” Dong Xuebing passed the coin to him. “Please check this coin and if it is alright, write something on it with this market. You can write anything on it.” Zhao Xinglong examined the coin and wrote the word ‘Zhao’ on it with the market. Dong Xuebing thanked him and showed the coin to everyone. “Mayor Xie had written the word ‘Zhao’ on it. I believe this coin is unique, and no other coins in this world are the same as this coin.”

The people dancing slowed down as they knew Dong Xuebing is going to perform the trick.

Some even stopped dancing and looked at the stage. They want to see Chief Dong’s performance.

“Now, let us witness this miracle!”

Dong Xuebing placed the coin on a table and covered it with that piece of red cloth. He showed the front and back of his hands to the audience and waved them around as if he is casting some spells. This is not the first time, and Dong Xuebing had gotten good at it.

STOP!

Time stopped!

Dong Xuebing looked at the people frozen in their tracks and took out the coin from under the cloth. He walked off the stage to someone dancing on the dance floor and returned to his previous spot about ten seconds later. He got back to his previous pose and mumbled.

STOP!

……

Time resumed!

Dong Xuebing suddenly smiled and slapped down on the cloth. “Har!”

“Alright!” Dong Xuebing lifted the cloth slowly and waved it around. The coin had disappeared.

Huh? Only a handful of the audience is clapping.

This is not a bad magic trick, but Dong Xuebing’s last performance is too boring. Dong Xuebing made ten bricks disappear in his last performance. This time, it is only a coin, and the audience is disappointed. No one can hide ten bricks on themselves, but anyone can hide a coin easily.

Dong Xuebing laughed. “Why is there not much response? Haha… my performance is not over yet.”

“Huh?” Many people were surprised.

Dong Xuebing continued. “This is the real miracle.”

Dong Xuebing managed to excite the crowd again.

Dong Xuebing rubbed his palms together and looked at Xiang Daofa, who was dancing. “Secretary Xiang. Sorry to disturb you. Can you check your right pocket?”

Everyone turned to Xiang Daofa.

Xiang Daofa let go of Hu Silian’s hand and reached into his right pants pocket. He frowned as he touched something cold and hard. It is a coin, but Xiang Daofa has never put anything in this pocket. How did this coin get into his pocket? He took out the coin and looks at it. He paused and smiled before passing the coin to Hu Silian.

Hu Silian examined the coin and held it up.

Everyone saw the back of the coin. It is the word ‘Zhao’ written by Zhao Xinglong earlier!

Everyone gasped, and a few young ladies from the Art Troupe covered their mouths in shock.

What is going on?

Zhao Xinglong doesn’t believe it is true and walks over to examine the coin. After examining for a few seconds, he turned to the rest and said. “This is my handwriting, and this is indeed the coin earlier.” He started clapping as this is a superb magic trick.

The stage is more than 10 meters from Xiang Daofa! How can the coin get into Xiang Daofa’s pocket from the table without anyone, including Xiang Daofa, realizing it? Damn! How did Chief Dong do it? Dong Xuebing had not left the stage! This is unbelievable! Of course, no one can guess that Dong Xuebing had stopped time and place the coin into Xiang Daofa’s pocket. They thought this is Chief Dong’s magic tricks!

Dong Xuebing knew his performance is a success from everyone’s reaction. He smiled and got ready to leave the stage.

But at this moment, a woman screamed. “Ahhh…”

It was Luo Haiting, who was dancing with Ding Li.

Many people turned to look at them. Dong Xuebing thought why Sister Luo’s reaction is so slow? Her reaction is half a minute slower than others. Eh? Wait a minute. Dong Xuebing noticed something is off. Luo Haiting looks mad and had stopped dancing. She pulled back her left hand from Ding Li and stormed off the dance floor. Her gasp is not because of Dong Xuebing’s magic performance!

Chapter 370 – Protective of his people!

Luo Haiting’s scream…

Rumors of Ding Li taking advantage of female staff…

Dong Xuebing immediately knew what had happened. His face changed and is burning with rage!

Many people don’t know what happened, but some could guess it. Ding Li’s hand was on Luo Haiting’s lower back when they were dancing, and he must have touched her butt or some other places. But who knows if it is intentional? Physical contact during dancing cannot be preventable, and with Ding Li’s reputation, no one is surprised. Many male staff likes to dance because they want to use this opportunity to take advantage of them. Ding Li is a Department Head, and touching Luo Haiting is not a big thing.

Most people thought nothing about this and continued to dance.

Only Zhao Xinglong and a few frowned, but they did not say anything.

Ding Li is looking terrible. He felt he was embarrassed by Luo Haiting. I had only touched you accidentally. Is there a need for this big reaction? Also, how can you just walk away like this? What will others think of me?

No one cares about Ding Li’s expression, and Luo Haiting, who had returned to the sofa, regretted screaming earlier. She should not have screamed. She looked at Dong Xuebing’s performance while dancing with Ding Li and suddenly felt a hand on her butt. As a woman, her natural instinct is to scream. She knew she had offended Chief Ding now, and it is too late to regret it. She felt frustrated as she was molested by a higher-ranked Ding Li and could not do anything. She knows no one will stand up for her as there is no evidence.

Luo Haiting is feeling terrible.

But the next moment, Luo Haiting saw Dong Xuebing’s angry look, who was still on the stage. Her heart skipped a beat. Chief Dong is…

That’s right. Many people might think nothing of this incident, but Dong Xuebing is not one of them!

Liang Chengpeng also noticed Dong Xuebing’s expression and quickly nudged Zhao Xinglong. “Old Zhao, you are Xiao Dong’s direct supervisor. His temper is acting up again. You better get him to get off the stage, or else he might do something terrible.”

Zhao Xinglong looks at Liang Chengpeng. “Is it about Luo Haiting?”

Liang Chengpeng nodded. “The whole Public Security Bureau knows Xiao Dong is very protective of his men.”

“… Old Liang, it is not a big deal.” Zhao Xinglong replied.

Liang Chengpeng replied. “Dong Xuebing had even arrested Xiang Daofa’s relatives because of a few officers from Hui Tian Village Station. Do you really think this is not a big deal? This young man is fearless. Hahaha…” Dong Xuebing’s character is also the reason why Liang Chengpeng likes him.

Many people also noticed Dong Xuebing is looking terrible.

Hu Silian paused for a second as she remembers Dong Xuebing is very protective of his people. She immediately whispered something to Xie Huilan.

Before anyone can do anything, Dong Xuebing picks up the microphone again. Dong Xuebing had asked Luo Haiting to the Ball, and she is Dong Xuebing’s staff. It will be a miracle if Dong Xuebing does not do anything after seeing Ding Li touched her butt. Damn! You dare to touch my people?! You are disrespecting the Investment Promotion Agency! Dong Xuebing shouted with a straight face. “I still have a magic trick!”

Everyone turned to Dong Xuebing. Magic trick? The performance is not over?

Dong Xuebing forced a smile. “The coin earlier is too small, and I believe all of you could not see it clearly. This time I will use something bigger. I would like to borrow a coat and will use these red cloth to cover it. After counting one, two, three, the coat will reappear on that person.”

“Huh?”

Many people don’t believe Dong Xuebing can make it happen.

“I will show you all.” Dong Xuebing smiled and looks at Ding Li. “Chief Ding, can I borrow your coat?”

Ding Li frowned, but seeing everyone looking at him, he had no choice but to walk back to the sofa to get his coat for Dong Xuebing. Ding Li had bought this coat last week, and it cost almost 4,000 RMB. He wanted to remind Dong Xuebing not to damage it but did not as he will be seen as someone stingy if he says it.

Dong Xuebing nodded and placed the folded coat on the table before covering it with the cloth. “Watch carefully!”

Luo Haiting looked over and is puzzled by Dong Xuebing’s action.

“Let’s us witness this miracle.” Dong Xuebing started counting. “… One… two… three!”

Bang! Dong Xuebing’s hand hit the top of the cloth, and it fell on the table. The leather coat disappeared!

Dong Xuebing lifted the cloth, and the coat was gone.

Everyone immediately looks at Ding Li. Ding Li is still standing there without his coat.

Dong Xuebing laughed. “Sorry… sorry… I failed. Hahaha… I am not still good enough. Chief Ding, sorry. I think I can’t get back your coat. My magic failed, and I don’t know where your coat went.”

Ding Li heard it, and his facial expression changed.

The audience quickly realized it is not Dong Xuebing’s trick that failed. Dong Xuebing is purposely playing a trick on Ding Li and has no intention to return the coat. This is to embarrass Ding Li in front of everyone!

Hu Silian burst out laughing.

Soon, some leaders also started laughing.

They are not laughing at Ding Li. Most of them are laughing because of Dong Xuebing’s shameless act. He had made Ding Li’s coat disappear, and how is he going to step out of the building in this freezing winter? Dong Xuebing had embarrassed Ding Li once when Ding Li invited Mayor Xie for a dance. Now, he played a trick on him, and this is offending Ding Li again and again!

Ding Li heard the laughter around him and almost exploded. That coat cost around 4,000 RMB, and it’s brand new! How can it disappear? Ding Li suppressed his anger and stepped onto the stage. He pushed the table aside, hoping to find his coat. If not, everyone will know that he was embarrassed by Dong Xuebing tomorrow.

Dong Xuebing stepped aside. “Chief Ding, I will compensate you for the coat.”

Ding Li ignored him and continued looking for his coat on the stage. He looked at everyone, and his coat seems to have disappeared!

Dong Xuebing sighed loudly. “Seems like my magical powers are not strong enough. I should not perform any more magic in the future.”

Ding Li turned and stared at Dong Xuebing in his eyes. “Where did you hide my coat?”

Dong Xuebing smacked his lips. “Chief Ding, I am not lying when I say the magic had failed. If you don’t believe me, you can search everywhere. Don’t you think the stage is too small to hide a coat?” Dong Xuebing replied and secretly looked at a sofa in the corner. If one does not look carefully, no one will notice the sofa cushion had slightly higher, and something is underneath it.

Some other leaders close to Ding Li went up the stage to help him look for his coat. They want to expose Dong Xuebing’s magic trick. If they can find the hidden coat, they can embarrass Dong Xuebing. They will make everyone think Dong Xuebing is trying to steal Ding Li’s coat and leave a bad impression. Although everyone knows Dong Xuebing had done this purposely, no one can say anything if they cannot find the coat. After all, Dong Xuebing had made the coat disappear in front of everyone, and they are the ones who cannot find it.

One minute…

Two minutes…

The stage was turned over, but the coat is still nowhere to be found!

Many people were impressed with Dong Xuebing’s magic performance.

At this moment, the music ended.

Xiang Daofa frowned and shook his head at what happened. He turned to Xie Huilan and said something.

Xie Huilan smiled and chatted with Xiang Daofa for a while. After that, she announced the Ball had ended, and no one mentioned anything about the coat and magic. Asking Dong Xuebing to perform magic is a last-minute decision, and it is for entertainment. No leaders will make things difficult for Dong Xuebing because of his prank on Ding Li.

Everyone started walking out of the hall.

Today, many people learned something about Dong Xuebing. This guy is overly protective of his men. Director Luo had just been taken advantage of by Ding Li, Dong Xuebing immediately revenged by playing a shameless trick on him.

This Chief Dong is really a troublemaker!

Ding Li looks at Dong Xuebing’s back angrily. This will not be the end!”

Dong Xuebing walks to a corner. “Sister Luo, let me send you back.”

Luo Haiting’s eyes were red as she nodded and walks out with Dong Xuebing.

……

Dong Xuebing’s Mercedes.

Luo Haiting looked at Dong Xuebing and said. “Chief… thank you.”

“Haha… what’s there to thank?” Dong Xuebing waved his hand. “We don’t need to be afraid of people like him. Alright. Fasten your seatbelt.”

“… ok!”

Luo Haiting is grateful and delighted after Dong Xuebing taught Ding Li a lesson. To be honest, she did not expect Dong Xuebing to stand up for her and offend Ding Li. Doing this will leave a bad impression on other leaders, and no words can express how she is feeling now.

Chapter 371 – Seduction!

Next day.

Friday. Morning.

Investment Promotion Agency.

It’s Spring, and the temperature is rising slowly. New leaves started sprouting out of the plants on the front porch.

The Ball ended around 9 pm last night, and Dong Xuebing continued to read some documents after he got home until midnight. He woke up later today and had to skip breakfast at home. On his way to work, Dong Xuebing bought some soy milk and dough sticks on his way and arrived at work about ten minutes late. Dong Xuebing finished his breakfast in his office and made his rounds around the Agency. The reception area staff, Business Section One, Business Section Two, are all working hard, and Dong Xuebing arrived at the Agency’s Administration Office last.

Before Dong Xuebing could enter the Office, he overheard the staff inside talking.

“Did you hear that? Director Luo seems to be quarreling with someone over the phone.”

“Shh… not so loud. She will hear us.”

“That’s right. Director is in a bad mood these few days. We better watch out.”

Everyone in the office is not afraid of Director Luo because she is a good person. Unless they had committed serious mistakes, Luo Haiting would not reprimand them. Sometimes, she even closes one eye when she saw her staff chatting on QQ during work. She has a good temper and is well-loved by her staff. But her love for dressing up had started many rumors about her. Why is she still dressing up so beautifully at her age?

Dong Xuebing blinked and entered the office.

Everyone quickly shut up and continue working when they saw Chief Dong.

Deputy Director Dan Enguo and Guo Panwei do not have their own offices and only have a partition cubicle work area. They saw Dong Xuebing and quickly stood up to greet him.

Dong Xuebing waved, asking them to get back to work.

Recently, Dong Xuebing had not to ask Guo Panwei to work in his office. As his secretary, Guo Panwei is still not familiar with the Investment Promotion Agency’s work and staff. Rather than keeping him by Dong Xuebing’s side, it will be better for him to get used to the environment here.

Dong Xuebing can hear Luo Haiting quarreling in her office.

Luo Haiting seems to be on the phone, but Dong Xuebing could not hear what she was saying clearly.

When Dong Xuebing was about to leave, Luo Haiting walks out of her office with a stack of documents. She saw Dong Xuebing and paused. “Chief, I was just about to go to your office.”

Dong Xuebing smiles and nodded. “Let’s speak in my office.”

Luo Haiting followed behind Dong Xuebing out.

In the corridor, Dong Xuebing asked. “Did you quarrel with the investor? I can hear you in your office at…”

“No…” Luo Haiting explained. “It’s my husband. Err… I had forgotten to inform him about the Ball yesterday and returned home late. When I reached home, my husband and child were still waiting for me to have dinner.”

Dong Xuebing laughed. “Sister Luo, this is your fault.”

Luo Haiting smiled embarrassedly. “I will take note of it in the future.”

Actually, Lou Haiting did not fight with her husband because of this reason. Her husband had heard rumors and kept accusing her, and Chief Dong is having an affair. When she returned home late, they started quarreling. Their son cannot stand it and left for his classmate’s house. After their son left the house, they continued fighting and even fought again before Luo Haiting left for work. She felt wronged and wanted to cry.

Fourth floor.

Dong Xuebing and Luo Haiting entered Dong Xuebing’s office, and she quickly takes out the documents for him to sign.

Dong Xuebing looked at the documents and glance at Luo Haiting.

Luo Haiting is dressed up gorgeously today too. It is still cold, but she wore a long skirt with flower prints, leather boots, black stockings, jacket, and her hair is pinned up with a purple hairpin. Dong Xuebing likes her dressing and felt comfortable looking at her. He does not want to be surrounded by men all day, and Luo Haiting can make his mood better.

One second…

Five seconds…

“Chief.” Luo Haiting suddenly said.

“Huh?”

“Yesterday… Thank you.”

“Haha… you had thanked me several times yesterday.” Dong Xuebing signed at the bottom of the document and looked at Luo Haiting. “There’s nothing to thank.”

Luo Haiting said. “Let me pour you a cup of water.”

“Oh, my cup is empty. Thank you.”

“Don’t mention it.”

Luo Haiting walks over to the water dispenser with Dong Xuebing’s cup and bends over to get the water. Her perky butt is facing Dong Xuebing, and her tight skirt showed her curves. Dong Xuebing’s eyes drifted to her ass and stared hard. It is not because he is attracted to women from a certain age range. It is because he likes to look at beautiful things.

After a while, Luo Haiting walks back with the cup. “Here.”

Dong Xuebing nodded and reached out to get his cup from Luo Haiting.

Their hands touched, and Luo Haiting’s fingers moved slightly.

Dong Xuebing got a shock. He felt Luo Haiting’s fingers tickled the back of his hand. This is flirting with him, and he looked at Luo Haiting.

Luo Haiting pretended nothing had happened and said. “I had checked all the reimbursement receipts. Can you approve it?”

Dong Xuebing cleared his throat. “Ok. No problem.”

After tickling Dong Xuebing’s hand, Luo Haiting regretted her actions. She doesn’t know what she was thinking. Maybe her husband had accused her of having an affair with Dong Xuebing, and she became rebellious, or maybe because Dong Xuebing had stood up for her against Ding Li last night. But at that split second, she flirted with Dong Xuebing unconsciously. She felt shameless as she is trying to seduce a younger man. She tucked her hair behind her eyes and glanced at Dong Xuebing.

Dong Xuebing pretended nothing had happened and continued reading the documents.

“Oh…” Luo Haiting walks to Dong Xuebing’s back. “Take a look at this part.”

“Here? What’s wrong?” Dong Xuebing looks at where Luo Haiting is pointing.

“No. It’s this line.” Luo Haiting pointed to a sentence on the document, and she is almost pressing against Dong Xuebing’s back. “This plan is set by Chief Meng previously. Do you want to continue with this, or do you need me to draft a new plan?”

Dong Xuebing could feel beads of sweat forming on his forehead. He can feel something soft pressing against his left shoulder and Sister Luo’s breath on his face. Her right breast is pressing against Dong Xuebing’s shoulder, but he did not avoid her. He thought to himself… Sister Luo, why are you seducing me? Do you know how much older you are?

“Chief?”

“Ok… just continue to use this plan.”

“Alright.” Luo Haiting smiled and said. “Then I will disseminate to all the departments.” She purposely said it and breathed against Dong Xuebing’s face and ear.

Dong Xuebing could feel his body getting heated up.

Luo Haiting started keeping the document and ‘accidentally’ brushes against Dong Xuebing’s thigh. Her face turned slightly red after doing this.

For a moment, Dong Xuebing is confused by Luo Haiting’s seductive actions. He did not expect Sister Luo to be so bold. When he met her at his hotel room to discuss work, she still blushed. Dong Xuebing thought her character is conservative then, but now, it is entirely the opposite. Dong Xuebing wanted to scold her but decided not to, as it is not good to point out such things. Overall, Dong Xuebing doesn’t mind her actions, and it is common for feelings to develop between leaders and their subordinates. But having feelings does not mean anything sexual.

“Alright. I had signed everything. Check if I had missed out anything.” Dong Xuebing pushed the stack of documents forward. “The three million funds promised by the County should be in today. Hurry them as we need the fund to buy cars. Everyone here is looking forward to the new cars.”

Luo Haiting smiled at Dong Xuebing. “Alright. I will call them later.”

Luo Haiting carried all the documents and walks out of Dong Xuebing’s office.

In the corridor, Luo Haiting sighed. Dong Xuebing is so much younger than her, but the flirting earlier had made her heart beat faster. She scolded herself for being shameless in her heart. Dong Xuebing is only a few years older than her son. What was she thinking?! But when she remembers Dong Xuebing did not show any signs of getting angry, her heart starts to beat faster again. She slapped her face lightly and quickly walk back to her office.

Chapter 372 – Pregnant?

Afternoon.

Dong Xuebing is looking at the Investment Promotion Agency’s website in his office.

Knock, knock. Someone knocks on the door lightly.

“… come in.” Dong Xuebing let go of his mouse.

Luo Haiting’s voluptuous body entered the office, and she smiled. “Chief, I am here to report on my work progress.”

“Ok. Have a seat. What is it regarding?”

Dong Xuebing shivered in his heart and is slightly afraid of Luo Haiting now. He can still remember the feeling of Sister Luo’s breast pressing against his shoulder earlier in the morning. Getting seduced by an older woman might be exciting, but it feels weird at the same time. Dong Xuebing has mixed feelings about this.

Luo Haiting walked over and gave a document to Dong Xuebing. “Do you want to take a look at first?”

Dong Xuebing took the document from Luo Haiting and felt a fingernail brushing against the back of his hand twice. It felt like a kitten scratching him, and it is ticklish.

Luo Haiting retracted her hand emotionlessly as if nothing had happened.

The corner of Dong Xuebing’s eyes twitched. Why are you trying to seduce me again?

After some discussion, Dong Xuebing signed the document and handed it over to Luo Haiting.

Luo Haiting remained in Dong Xuebing’s office to discuss other work issues. Still, she did not flirt with Dong Xuebing anymore. Dong Xuebing thought Luo Haiting had started to focus on work and secretly peeped at her chest. He decides to pretend nothing had happened and let her do what she wants as long as she doesn’t cross the line. After all, being seduced by a mature woman is exciting, and it’s fine if they did not do anything else.

Luo Haiting left after she finished reporting about her work progress.

Dong Xuebing is relieved as Luo Haiting did not do anything bolder. He is afraid she will suddenly throw herself into his arms, and it will be embarrassing for both. He can accept some flirting here and there but cannot accept getting into a sexual relationship with her.

Dong Xuebing starts to think about his women after being aroused by Luo Haiting.

He picked up his phone and called Qu Yunxuan. He had not met her for a while and wants to call her over.

Du… du… du… The line did not get through.

Dong Xuebing rubbed his temples. He tried calling Aunt Xuan on Monday but could not reach her. Is the auction company so busy?

Dong Xuebing thought for a while and called Aunt Xuan’s parents’ home.

Ring… ring… the line got through. “… Hello, who’s that?”

Dong Xuebing quickly replied. “Auntie… I’m Xiao Bing. Is Yunxuan at home?”

“Oh, Xiao Bing.” Qu Yunxuan’s mother paused for a second and replied. “Yunxuan… she… she is at work.”

Dong Xuebing asked curiously. “Is she very busy recently? I had been calling her since Monday and could not reach her. Is she outstation, and there’s no reception?”

“…….” Qu Yunxuan did not reply.

“Auntie? Auntie? What’s wrong?”

“Nothing. You try calling her again. Maybe the reception in her office is not good.”

“Ok. I will try again. Thank you.”

Qu Yunxuan’s mother suddenly asks. “Xiao Bing, you two… err… when is the last time you met Yunxian? Last month?”

Dong Xuebing replied. “I went to Korea last month. Didn’t you go on a holiday with Yunxuan last month?”

“… then when is the last time you met her? Have you two meet up recently?”

Dong Xuebing doesn’t understand why Qu Yunxuan’s mother is asking this, and he replied cautiously. “I have been very busy with work here and don’t have time to return to Beijing. I think it was late last year when I met her.”

Qu Yunxuan paused for a while and asked. “Did you really not meet her this year, and she had not visited you?”

“No.” Dong Xuebing blinked. “Auntie, what’s wrong? Did anything happen at home?”

Qu Yunxuan’s mother sounded frustrated. “Nothing. Err… that’s all. I am hanging up.”

Qu Yunxuan’s mother might be a snob, but after knowing Dong Xuebing is rich and is doing well in his career, she treated him well. However, Dong Xuebing can sense she is impatient, and something had happened. He quickly asks. “Auntie, don’t hang up first. What happens to Yunxuan? Is she sick?”

“… she is fine.” Qu Yunxuan’s mother replied. “Xiao Bing, I am cooking now. Bye.”

“Wait…” Dong Xuebing becomes anxious. “Tell me what happened.”

“Sigh… I…” Qu Yunxuan’s mother sighed.

Dong Xuebing becomes more anxious. “Auntie!”

“That’s all I have to say. Bye.” Du… du… du… the line got cut.

Dong Xuebing felt he is sitting on needles. He spoke with Qu Yunxuan over the phone several times a week. But this week, he could not reach her, and sense something had happened from her mother’s tone. He started to panic and paced around in his office. He lit a cigarette and snubbed it after two puffs before calling Qu Yunxuan’s mobile phone again. The phone is still off, and he called her parents’ home again. Ring… ring… ring… no one answered, and he called again!

Dong Xuebing called for more than 10 minutes before someone answered.

“Hello?” This time it is Qu Yunxuan’s father who picks up the call.

“Uncle.” Dong Xuebing asked. “What happens to Yunxuan?”

“Don’t tell Xiao Bing! Give me the phone!” Qu Yunxuan’s mother tried to snatch the phone from her husband. “Give me the phone now!”

Qu Yunxuan’s father scolded. “Get lost! Xiao Bing will know about this sooner or later! We can’t hide it from him!” Qu Yunxuan’s parents started arguing.

Dong Xuebing got worried.

After a while, Qu Yunxuan’s mother kept quiet, and Qu Yunxuan’s father said. “Xiao Bing, you must remain calm.”

Dong Xuebing took a deep breath. “What is it?”

Qu Yunxuan’s father gritted his teeth. “Yunxuan… Yunxuan is pregnant.”

Dong Xuebing was stunned. “Pregnant?”

“… she found out about her pregnancy a few days ago. We do not know about this initially, but Yunxuan’s mum saw her medical report when she went to clean up her place yesterday. Yunxuan was at home, too. When she saw it, she quickly snatched the report from her mum and denied it. After that, her mum called me over. We questioned her again, and she confesses, but she does not allow us to tell you.”

Dong Xuebing could not believe his ears. “But I have not met Aunt Xuan this year. The last time we met is almost three months ago!”

“I know… that’s why…” Qu Yunxuan’s father stopped talking.

Dong Xuebing turns pale. “You are saying Yunxuan’s child…”

“We asked her, but she refused to tell us anything. She just keeps asking us not to tell you. I think… she wants to keep the baby. I asked if her baby is yours, but she refused to say anything and asked us not to interfere. I… sigh… this girl…” Qu Yunxuan’s father doesn’t know how to continue. His daughter is dating Xiao Bing, and becomes pregnant suddenly. But they had not met each other for more than two months. That means the baby’s father… also, Yunxuan still wants to keep the baby.

Qu Yunxuan’s mother snatched the phone. “Xiao Bing, we still have not found out what happened. You should know my daughter well. Even if it’s true… she… must be forced by someone else. She will never do such things… This girl just refuses to tell us anything.” Xiao Bing had bought a car and set up a company for her daughter, and she felt sorry for what happened. She had wanted to hide this from Dong Xuebing and ask Yunxuan to abort the baby. After that, they will pretend nothing had happened, but Yunxuan refused. Now, her husband had told Dong Xuebing everything, and she cannot hide it anymore.

Suddenly, Dong Xuebing’s brain stopped working.

Aunt Xuan is pregnant?

The baby is not mine?

How is this possible?!

Dong Xuebing stood up. “Where is Aunt Xuan now?”

“She might be at the company. Xiao Bing, you…”

Dong Xuebing slammed down the phone. He is going crazy and believes something must be wrong. Aunt Xuan will never betray him. He took a few deep breaths to calm down and called Luo Haiting and Guo Panwei to his office. After that, he started packing. He doesn’t want to wait any longer and wants to rush to Beijing immediately!

The door opened, and Guo Panwei and Luo Haiting entered.

“Chief?”

“Chief, what happened?”

Guo Panwei and Luo Haiting were shocked to see Dong Xuebing’s expression.

Dong Xuebing replied with a hoarse voice. “I need to return to Beijing urgently and will not be back this weekend. Take care of the Agency, and if anything crops up, discuss, and act first. You all don’t need to consult me. We shall talk after I come back. Alright. That’s all.”

Luo Haiting looks worried. “You…”

Dong Xuebing waved his hand to stop her and put on his coat. “It is some personal matters.”

“Chief.” Guo Panwei asked. “Do you want me to drive you there?”

“No need. Don’t tell anyone about this. If anyone asks, just tell them I am outstation.” Dong Xuebing grabbed his bag and stormed out of his office. On his way to his car, he did not return the greetings of other staff he met. Once he got into his car, he sped out of the Agency.

Everyone is speechless to see Chief Dong is in such a rush.

There is only one thought in Dong Xuebing’s mind. Return to Beijing and ask Aunt Xuan what happened!

Chapter 373 – Whose baby?

Evening. Beijing.

The sun is setting, and the sky is turning dark.

A Mercedes MPV speed like a raging lion on the road and overtakes all the cars in front of it. Beijing has lots of restrictions on its traffic. For example, speed limits on certain roads, odd and even number plates restrictions, vehicles from other provinces are not allowed to enter the inner rings, etc. Dong Xuebing displayed the Beijing Party Committee Quarters entry permit to prevent unnecessary delays, given to him by Xie Huilan, on his windshield. The traffic police seldom will stop vehicles with such permits.

The Mercedes MPV comes to a screeching stop at a small housing estate.

The residents were shocked. Dong Xuebing quickly alighted and ran up the stairs.

First floor… second floor… third floor…

It took Dong Xuebing only around six to seven seconds to get to the third floor.

Dong Xuebing reached out to press the doorbell but hesitated. This is Qu Yunxuan’s parents’ apartment, and Qu Yunxuan should be having her dinner here. Once the door is opened, Dong Xuebing can see Aunt Xuan, and he will know everything. But Dong Xuebing hesitated. What Qu Yunxuan’s parents told him had made him mad. Aunt Xuan is pregnant with someone else’s child?! This is a heavy blow to Dong Xuebing, and he could not think straight.

One second…

Five seconds…

Ten seconds….

Dong Xuebing gritted his teeth and pressed on the doorbell. Ding dong… ding dong… ding dong…

After a while, the door opened. Aunt Xuan’s mother was shocked to see Dong Xuebing. “Xiao Bing? Why are you here?”

Dong Xuebing quickly look into the apartment. “Where is Aunt Xuan? Is she in?”

“She…” Qu Yunxuan’s mother stuttered and don’t know if she should allow Dong Xuebing to enter.

Dong Xuebing could smell food from the apartment. They should either be dining or had just finished dinner. He knew Aunt Xuan must be at home, and forcefully pushed the door open. He did not even change into slippers and barged into the apartment. Qu Yunxuan’s father is in the living room, and Dong Xuebing could hear someone washing dishes in the kitchen.

“Qu Yunxuan!” Dong Xuebing shouted.

The sound of washing dishes stopped, and Qu Yunxuan ran out from the kitchen. “Xiao Bing? When did you come back?”

Qu Yunxuan’s mother panicked and quickly stepped in front of Qu Yunxuan. “Xiao Bing, calm down. Don’t be so agitated.” She is afraid Dong Xuebing will beat up her daughter.

Dong Xuebing pants and stared at Qu Yunxuan in her eyes.

Qu Yunxuan’s face changed and touched her tummy unconsciously. “Dad, Mum, did you all tell Xiao Bing?”

Qu Yunxuan’s mother grumbled. “It’s your dad who told him. This old man!”

Dong Xuebing saw Aunt Xuan is wearing a light color sweater and a pair of black leggings. Her baggy sweater covers her tummy, but he can clearly see her tummy is slightly bigger than the last time he saw her. Her figure is still the same, and only her tummy is slightly bigger. This means she is really pregnant.

Dong Xuebing suppressed his anger. “What is going on?!”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing and sat down on a chair without saying a word.

Bam! Qu Yunxuan’s father banged on the table and stared at his daughter. “Are you still going to keep quiet now?! Ah?! Xiao Bing is here today! Just tell us who is the father of your baby!”

Qu Yunxuan forced a smile. “You all had passed the judgment. What else do you all want me to say?”

Dong Xuebing shouted. “Qu Yunxuan!”

Qu Yunxuan’s mother also stared at her daughter and sighed.

Qu Yunxuan is mad and walks over to her handbag on the sofa and took out the medical report. She threw it on the table and returned to her bedroom.

Qu Yunxuan’s father scolded. “You still dare to throw tantrums?! Ah?!”

Qu Yunxuan quickly snatched the piece of paper. “This is the medical report I saw the other day. She… huh?” Qu Yunxuan’s mother paused as she read the report closely. “I had only taken a glance the last time, and Yunxuan snatched it away. This… the result states she is two months pregnant… and she should be three months pregnant today!”

Dong Xuebing and Qu Yunxuan’s father quickly walk over to look at the report.

“Give it to me!” Qu Yunxuan’s father snatched the report from his wife. He read it and scolded. “You bitch! You didn’t read it carefully and jumped to conclusions!”

Qu Yunxuan’s mother stared at her husband. “Yunxuan had snatched the report from me, and I didn’t see the date clearly.”

Qu Yunxuan’s father scolded. “You just can’t do anything right!”

Dong Xuebing quickly take the report from Qu Yunxuan’s father. He sighed. “This is a false alarm.” Qu Yunxuan is less than three months pregnant, and Dong Xuebing was in Beijing during that time. This means the baby is his.

Qu Yunxuan’s mother replied apologetically. “It’s all because Yunxuan tried to hide it from us and caused this misunderstanding.” She suddenly remembered something. “Two months ago, Yunxuan had missed her period as she thought it was because she was busy with work. She even asked me to get some medicine from the hospital. After that, I did not ask her about it, and she might have forgotten about it. She must have got for a checkup a while ago when she remembered it. Sigh… how come I did not remember about this?” This is not really Qu Yunxuan’s mother’s fault. Most pregnancy tests are for pregnancy that occurs on the same or previous month. Very seldom, people will test for pregnancy two months later. That’s why Qu Yunxuan’s mother assumed Qu Yunxuan got pregnant last month.

Dong Xuebing was relieved to know this is a false alarm.

Qu Yunxuan’s mother grumbled. “But why didn’t this girl explain herself and still don’t allow us to tell Xiao Bing?”

Dong Xuebing knew the reason. Qu Yunxuan, Xie Huilan, and Dong Xuebing had a five-year pact, and he must get married to Xie Huilan first. Maybe Aunt Xuan is afraid Dong Xuebing does not want to keep this baby and wanted her to abort it. That’s why she decided to give birth to the baby without telling him.

Dong Xuebing quickly walks to the bedroom and knocks on the door.

“Aunt Xuan? Yunxuan? Err… Can I enter?”

“…….” Qu Yunxuan did not reply, and the door is not locked.

Dong Xuebing smiled and entered the room.

The room’s lights are on, and Qu Yunxuan is lying on her bed, reading an economics book. She read the book quietly, ignoring Dong Xuebing.

Dong Xuebing closed the door behind him and smiled. “Aunt Xuan, what are you reading?”

Qu Yunxuan continued to ignore him.

“Errrmmm….” Dong Xuebing sat down on the bed. “Are you angry with me?”

Qu Yunxuan remained quiet.

Dong Xuebing apologized. “Aunt Xuan, it’s not that I don’t trust you. It’s because Uncle and Auntie… The last time we met was more than two months ago, and you are pregnant suddenly. That’s why I… Sigh… I’m sorry.” Dong Xuebing snatched the book from Qu Yunxuan and placed it on the table. After that, he pulled Qu Yunxuan’s hand to his face. “Here… if you are still angry, you can beat me up.”

Qu Yunxuan gave Dong Xuebing an angry stare and pulled his ear hard.

Dong Xuebing felt the pain. “Not so hard… not so hard… it’s painful.”

“You will be the death of me!” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s arm. “I finally know how imaginative you all are. I have a baby with someone else?! Who?! Ah?! Who do you think I will have a baby with?!”

Dong Xuebing quickly apologized. “It’s a misunderstanding…”

Qu Yunxuan glared at Dong Xuebing and rubbed her tummy.

“Don’t be angry. It’s all my fault. You know that I am rash and impulsive. I acted this way is because I care for you.” Dong Xuebing knew Qu Yunxuan is soft-hearted and tried to use sweet nothings to appease her. “Aunt Xuan, let’s not talk about this anymore, ok? Let me take a closer look at you. It’s been two months since we met. Hehe… you are prettier, and your complexion is better now.”

Qu Yunxuan laughed and poked Dong Xuebing’s head. “Idiot! You only know how to say things to make me happy.”

Dong Xuebing laughed and held Qu Yunxuan’s hand.

“Actually, I also cannot blame you.” Qu Yunxuan stroked Dong Xuebing’s face. “I had been very busy with the auction company, and I thought I missed my period because of work stress. I took some medications and forgotten all about it. I only remembered about it last month.” Qu Yunxuan paused for a second and continued. “I did not inform you is because I have decided what to do now. If I keep the baby…”

Dong Xuebing interrupted. “Keep it! We must keep this baby!”

Qu Yunxuan looks at Dong Xuebing. “Are you serious?”

“Of course. How can we not keep our baby?”

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing gently and lowered her head to kiss him. “I had chosen the right man. I will give birth to the baby then.”

Dong Xuebing nodded. After a long pause, he said. “Our marriage…”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s cheeks. “Don’t worry about this. I will tell my parents that it is not suitable for you to get married so young because of your work. After the five-year pact with Huilan is over…” She rubbed her tummy. “We will be together. Don’t over imagine things, as a few years will pass in a blink of an eye. Furthermore, it’s not like I cannot meet you during your marriage with Xie Huilan.”

“… thank you.”

“I should be the one thanking you for giving me this cute baby. Hahaha…”

Chapter 374 – Going to be a father

Night.

Qu Yunxuan’s parents’ apartment.

The bedroom door opened and Dong Xuebing walks out with Qu Yunxuan in his arms.

Qu Yunxuan’s parents saw them and knew they are fine.

Qu Yunxuan laughed. “You don’t need to help me. I am less than three months pregnant, and my tummy is not even visible. I don’t need you to hold me when walking.” She suddenly remembered something and said. “Oh, I was washing the dishes halfway. Xiao Bing, go and watch TV first while I finish washing the dishes.”

“No!” Dong Xuebing quickly stopped Qu Yunxuan.

“Stop!” Qu Yunxuan’s parents also shouted.

After knowing the baby Qu Yunxuan is carrying is not from another man, Qu Yunxuan’s mother will not allow her to do any household chores. “I will do the dishes. Yunxuan, go and rest on the sofa.”

Dong Xuebing ran to the kitchen. “Auntie, let me do it.”

Qu Yunxuan’s mother stopped Dong Xuebing. “You are now a Department Head. How can you do the dishes?”

“Auntie, we are a family, and you don’t need to stand on ceremony with me. Even if I am a Bureau Director, I am also your son-in-law. You can order me around.” Dong Xuebing replied.

Qu Yunxuan’s mother is pleased and is grinning. “Then why are you still calling me Auntie? Huh?!”

Dong Xuebing cleared his throat and greeted them. “Mum, Dad…”

“Ah…” Qu Yunxuan’s mother laughed, and in the end, she did not let her son-in-law do the dishes. She entered the kitchen and washed the dishes while humming an old song from the 80s. Qu Yunxuan’s father is also in a good mood as he looks at Dong Xuebing and her daughter.

They are going to have a grandchild to carry.

Qu Yunxuan immediately becomes the darling of the family. She sat on the sofa and doesn’t need to lift a finger to drink water. Dong Xuebing will bring water to her.

Qu Yunxuan felt uncomfortable. “Your Aunt Xuan is fine. You don’t need to do this.”

Qu Yunxuan’s father gave his daughter a stare. “What, Aunt Xuan?! You are carrying his child now! How can he address you as Aunt Xuan?!”

“Lower your voice!” Qu Yunxuan’s mother steps out from the kitchen with her hands on her waist. “Let them do what they want. Is there a need to raise your voice?! Ah?! I will not forgive you if you scare my grandson!”

Qu Yunxuan’s father stared at his wife, angrily.

Qu Yunxuan laughed. “I am used to it, but I will try to change it in the future.”

Dong Xuebing felt warm to see the bantering within the family.

“Oh… I still have not touched my child.” Dong Xuebing slapped his forehead as he had forgotten about this. He quickly kneeled down between Aunt Xuan’s legs and pressed his ears against her tummy. “Hehe… your tummy is so big now. I think we will have a big baby. Eh? Why is it not moving?”

Qu Yunxuan laughed and pinched Dong Xuebing’s cheek. “I am only slightly more than two months pregnant. How is it possible for the baby to move?”

“You are right. Let me listen to your tummy again.” Dong Xuebing continued to press his ear against Qu Yunxuan’s tummy.

Qu Yunxuan hugged Dong Xuebing’s head. “What did you hear?”

“… I heard our baby calling me Daddy.”

“Get lost! You are full of nonsense. Hahaha…” Qu Yunxuan and her parents laughed.

Dong Xuebing couldn’t describe his feelings now. This is his first experience, and he felt something had blown up in his chest. He just keeps grinning and can’t stop.

I am going to be a father!

8.30 pm. The sky had turned dark.

Qu Yunxuan’s mother laughed. “Xiao Bing, you and Yunxuan can stay over at my place tonight. It is cold outside, and I am afraid Yunxuan will catch a cold if you two return to Heping Road.”

Dong Xuebing nodded.” Ok.”

“Alright. Sleep early.” Qu Yunxuan’s father added. Pregnant women should get more rest.”

Qu Yunxuan joked. “Both of you are different from yesterday. You two can’t wait for me to catch a cold yesterday.”

Qu Yunxuan’s mother glared at Qu Yunxuan. “You still dare to mention this?!”

“Hahaha… I will not talk about this again.” Qu Yunxuan stood up.

“Ah… slow down. Be careful.” Dong Xuebing quickly said.

“What are you doing?” Qu Yunxuan laughed. “Didn’t I tell you that I don’t need help?”

“Safety first. I must hold you when you walk. You are now my precious darling.”

Dong Xuebing quickly grabbed Qu Yunxuan’s arm to help her to the bathroom. They brushed their teeth, and Dong Xuebing does not have a toothbrush here. So, he had to use Qu Yunxuan’s toothbrush and towel. After washing up, they returned to the bedroom and close the door.

“Are we going to sleep now?” Dong Xuebing asked.

Qu Yunxuan nodded and reached out to take off her sweater.

“Wait a minute. Let me warm up the bed first before you lie down.”

Dong Xuebing quickly took off his clothes and threw them into Qu Yunxuan’s closet. He only wore his long johns and got under the covers. He rolled around under the cover to warm up the bed with his body heat before waving Qu Yunxuan over. Qu Yunxuan smiled and took off her sweater and leggings before getting under her covers.

Dong Xuebing hugged Qu Yunxuan. “Are you warm?”

Qu Yunxuan looks at Dong Xuebing. “… It’s alright.”

“How about now?” Dong Xuebing hugged Qu Yunxuan closer.

“Hmmm… it’s better now.” Qu Yunxuan reached over and pinched Dong Xuebing’s nose. “When we were staying at Heping Road, you don’t even want to wash your own clothes. I still need to wash your dirty socks and underwear for you. Haha… now, my Xiao Bing has grown up and knows how to take care of me.”

Dong Xuebing replied. “Stop saying as if I am still a kid.”

Qu Yunxuan bit her lips. “You will always be a kid to me.”

Dong Xuebing’s hand reached over and pinched Qu Yunxuan’s butt and rolled over onto her. “Let me show you I am no longer a kid.”

Qu Yunxuan felt Dong Xuebing’s hand reaching under her pants and quickly stopped him. “Stop it. You will hurt our baby.”

“Huh? Did the doctor say we cannot do that?”

“The doctor says we can, but cannot be too vigorous.”

“Then it is not a problem. Hurry up. I missed you badly. Let’s do it.”

“Go to hell! Do you want to get a beating from me?” Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s chest.

Both fooled around under the warm blanket, and Qu Yunxuan was soon naked. Her bra was thrown off the bed by Dong Xuebing. Dong Xuebing stared at Qu Yunxuan’s naked body and stroked her thighs. Her body is beautiful, and he couldn’t help himself every time he sees it.

Qu Yunxuan blushed and pushed Dong Xuebing’s head away. “Stop looking at me like this!”

“We are already husband and wife. What’s there to be shy? Let me take a closer look. I have not seen your body for so long.” Dong Xuebing continued to look at her.

Qu Yunxuan glared at Dong Xuebing. “If you still look at me like this, I will not do it with you.”

“… alright… Don’t be anxious.”

Qu Yunxuan grumbled. “You hooligan! When am I anxious?”

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan is shy after being together with her for over a year. She will feel shy initially, but when he finally enters her, she will slowly open up.

Dong Xuebing took a deep breath and entered Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan quickly covered her mouth and moaned softly. “Arrrgh…”

Dong Xuebing knew Qu Yunxuan’s parents are still outside and should not to make too much noise. But it’s been a while since they got together, and he missed her badly. He doesn’t care anymore and started moving. They will switch to different positions every once in a while, and Qu Yunxuan had to cover her mouth to prevent herself from moaning too loud.

Five minutes…

Ten minutes…

Knock… knock… knock… Suddenly, someone knocks on the bedroom door.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan immediately pause and looked at the door.

They don’t know if it’s Qu Yunxuan’s mother or father who had knocked on their door, but after knocking, they heard the person walking away.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan look at each other.

After one minute, they could not stand it anymore and continued moving.

“Ah… ah… You like to pinch my nose?! Ah?! … *pant… do you still… dare to pinch my nose again?”

“… no… hmm… slow down… ah… parents are still outside.”

“You keep saying I don’t grow up?! Ah? Who is a grown-up now?”

“… you… you are bigger than me… ah… ah… you are older than me, ok?”

“Since I am older, what should you call me?”

“… Ge Ge (Big Brother in Chinese)”

Dong Xuebing laughed and continued moving while kissing Qu Yunxuan. “Call me again.”

Qu Yunxuan covered her mouth with her palm and pant. “Hao Gege… Hao Gege…” (Hao = Good)

At this moment, someone knocks on the door again. Knock… knock… knock… knock… knock… knock… This time, it was six loud knocks.

Dong Xuebing and Qu Yunxuan immediately hugged each other tightly and dare not move.

Qu Yunxuan’s mother shouted from outside. “Stop Gege, Meimei (Meimei = sister)! You are pregnant… don’t be too vigorous!”

Damn! Qu Yunxuan’s parents had heard them!

Dong Xuebing blushed. It’s too embarrassing.

Qu Yunxuan also blushed and shouted shyly. “Mum! You…”

Qu Yunxuan’s mother interrupted, “Sleep early!” and she left.

Chapter 375 – Sweet

Saturday morning.

Qu Yunxuan’s parent’s apartment.

Sparrows are chirping noisily on the trees outside.

When Dong Xuebing woke up, Qu Yunxuan was still sleeping soundly. He looked at her and got up for a smoke. But he remembered Qu Yunxuan is pregnant and stopped reaching out for his cigarettes. He returned to bed and hugged her with one hand, and his other hand is caressing her tummy. Dong Xuebing is not someone who likes kids, but after knowing he will be a father, he changed. He can’t wait to carry his baby in his arms.

Dong Xuebing caressed Qu Yunxuan’s tummy, hoping he can feel his baby kicking him.

“Huh?” Qu Yunxuan turned. “Stop fooling around.”

Dong Xuebing kissed Qu Yunxuan’s back. “Don’t turn around and let me touch my son a while longer.”

“Let me sleep a while more.” Qu Yunxuan pushed Dong Xuebing’s hand away from her tummy. “Be good. Stop disturbing me.”

Dong Xuebing refused and continued touching Qu Yunxuan all over. He even grabbed her butt a few times.

Qu Yunxuan had no choice but to get up, and she gave Dong Xuebing a stare. “Stop making me mad. What time is it?”

“It is almost 8 am. Don’t go to work today, and let me bring you and our baby out.”

“My whole body is aching after what you did to me last night. Do you think I still have the energy to go out?”

“Oh…” Dong Xuebing blinked and lift up Qu Yunxuan’s face. “I still have not got enough last night. We stopped after your mum interrupted us. Err… it’s quiet outside, and I think your parents are still sleeping. Let’s have another round now. This time, they will not hear us.”

Qu Yunxuan blushed. “You still dare to mention last night? It’s too embarrassing.”

“Huh? It’s only calling me Gege a few times. What’s wrong with that?”

“You still dare to talk about this? You want to get a beating from me?” Qu Yunxuan raised her fist to scare Dong Xuebing.

After fooling around for a while, the blanket was kicked aside, and Qu Yunxuan’s naked body was exposed to Dong Xuebing. Dong Xuebing got aroused and insisted they do it one more time. But Qu Yunxuan refused and even pinched Dong Xuebing a few times. In the end, she had to use her baby as an excuse to stop Dong Xuebing. The doctor said they should not have vigorous sex, and Dong Xuebing had no choice but to lie down on the bed again. Qu Yunxuan saw Dong Xuebing is unhappy and is ignoring her despite her pinching and shaking him for a few minutes. She bit her lips and got under the blanket. She kissed Dong Xuebing from his chest downwards, and the next moment, Dong Xuebing felt her warm mouth sucking him.

Twenty minutes later.

Dong Xuebing’s face turned red and finally released everything.

Qu Yunxuan stuck her head out from the blanket with her mouth shut tightly. Her mouth is full, and she points at the box of tissue paper.

Dong Xuebing smiled wickedly and feigned ignorance. “What do you want? Huh? I don’t understand.”

Qu Yunxuan got mad and slapped Dong Xuebing’s arm. “Hmph… hmph…!”

Dong Xuebing ignored her and hugged her waist tightly to prevent her from getting off the bed.

Qu Yunxuan is mad but doesn’t bear to hit Dong Xuebing hard. This lasted for a few minutes, and she had no choice but to swallow everything in her mouth. She saw Dong Xuebing looking at her, and she blushed. “You idiot! Stop bullying me every time! What else do you know other than bullying me?!”

Dong Xuebing laughed. “You are carrying my baby now. I don’t dare to bully you.”

Qu Yunxuan glared at Dong Xuebing and wiped her lips. “You idiot! Get up now.”

Under Dong Xuebing’s persistent demands, Qu Yunxuan puts on a pair of tight black pants, a white shirt, and a grey woolen sweater. Her shoes are a pair of pointed black high heels, and her hair is pined up. Although most middle-aged women will wear tight black pants, Qu Yunxuan did not look old in them. In fact, it enhanced her legs more and make her mature body stands out.

Dong Xuebing admired Qu Yunxuan for a while and started to stroke her legs.

Qu Yunxuan gave him a stare and refused to let him touch her.

After brushing their teeth, Qu Yunxuan went to the kitchen to prepare breakfast. Dong Xuebing does not want to be away from her and also entered the kitchen. He hugged her from behind and rested his chin on her shoulder.

Qu Yunxuan turned and laughed. “Stop being so sticky.”

“You are shy and are older than me. That’s why you feel embarrassed to be pestering me. Since you are not willing to pester me, I will pester you.”

“You…” Qu Yunxuan laughed and flicked Dong Xuebing’s nose. “You are full of excuses.”

“Hehe… you are cutting spring onions, and you dare to wipe it on my nose?! Are you looking to get a beating from me?” Dong Xuebing repeated Qu Yunxuan’s favorite phase.

Qu Yunxuan smiled. “I dare you to beat me up.”

Dong Xuebing cleared his throat. “I don’t bear to hit you. I just want to dote you.”

“Sweet talker. Haha…” Qu Yunxuan turned and kissed Dong Xuebing on his forehead. “Stop fooling around. I need to prepare for breakfast. You go and wake my parents up.”

During breakfast, Qu Yunxuan’s mother kept looking at Qu Yunxuan.

Qu Yunxuan felt embarrassed and said. “Mum, hurry and eat while it’s hot.”

Dong Xuebing also felt embarrassed about what happened last night. “Un… Dad, Mum, let me help you with the porridge.”

After breakfast, Qu Yunxuan’s mother reminded her of the things to take note of during pregnancy. For example, her diet, sexual activities, etc. She seems to not notice Dong Xuebing and Qu Yunxuan’s embarrassed look on their face and repeated about their sexual activities several times. In the end, Qu Yunxuan could not stand it and made up an excuse to leave the apartment with Dong Xuebing.

On the way down, Qu Yunxuan asked. “How long will you be in Beijing?”

Dong Xuebing is in a good mood. “I will stay as long as you want.”

Qu Yunxuan laughed as she brushed Dong Xuebing’s hair. “You are the head of a department now, and your work must not be delayed. I will be fine. Just go back.”

Dong Xuebing nodded. “Let’s talk about this later. I want to accompany you today.”

“Then… why shall we go now? You said you want to bring our baby and me out.”

“Haha… let’s go to a hot spring and watch a movie? Relaxing yourself will be good for our baby.”

“Ok. Are we driving your car or mine?”

“My car’s registration plate is not from Beijing, and it will be inconvenient. Let’s drive yours.”

Qu Yunxuan brought Dong Xuebing to her Silver Mercedes Benz parked at the car park. She had maintained her car well, and it looks newer than Dong Xuebing’s Mercedes MPV. This 350L looks like it is brand new, and Qu Yunxuan should have sent it for polishing every month.

They boarded the car and drove towards the cinema.

Along the way, Dong Xuebing asked. “Is the company busy?”

“How can it not be busy?” Qu Yunxuan laughed. “It’s so busy that I can hardly rest. But luckily, my efforts are not wasted. The last time you come, our company’s assets are worth around 40 million, including your prize money from the lottery. Now, our company is worth slightly more than 50 million RMB. The past few auctions were successful, and we had gotten high commissions. I am preparing for next Spring Auction now.”

Dong Xuebing replied. “You can never earn all the money in the world. What’s most important now is for you to take care of your health and give birth to a healthy baby.”

“I know.” Qu Yunxuan smiled. “I had already delegated most of my duties to others. Xiao Tao is smart, but not wise enough. I have a Deputy General Manager, who is quite good. I am thinking of promoting him to be the General Manager. In the future, I will slowly let go of Yunde Auction House’s daily operations and let them handle it. My biggest concern is our baby now.” Qu Yunxuan smiled sweetly as she rubbed her tummy. “I wonder if our baby will be naughty or now. I think I will be very busy after he is born.”

Dong Xuebing laughed. “He will not be naughty, and his character should be very gentle like you.”

Qu Yunxuan nodded. “Haha… It will be a disaster if our baby has your character.”

“Heh… why are you always mocking me?” Dong Xuebing rolled his eyes. “If our baby follows my character, he or she will definitely be successful in life. In the past, I imagined myself to enter the Political Section if I were to enter the government service. Thinking back, I was such a fool. It’s a miracle for me to become a Deputy Director within two years now. I can’t enter the Political Section in this lifetime. But my son or daughter will definitely fulfill this dream of mine.”

Qu Yunxuan laughed and knocks on Dong Xuebing’s head lightly. “Boasting!”

“Alright. If you don’t believe me, wait and see.” Dong Xuebing paused for a second and continue. “I think our child should inherit your looks. My look is too ordinary.”

“Hmph! You are not allowed to say such things again!” Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s nose. “What’s wrong with your looks? I think you are handsome.”

“Hahaha…”

Chapter 376 – Funding got blocked

One day…

Two days…

Three days…

Tuesday.

Dong Xuebing accompanied Qu Yunxuan for three days in Beijing before parting with her unwillingly. He had brought her to almost all the tourist attractions in Beijing. They are from Beijing but had never been to these places. They had a good time, and Dong Xuebing focused on Qu Yunxuan and the baby inside her. They went to the cinema, hot springs walk in gardens, beauty salon, etc.

“I am going to be a father…”

“I am going to have a son soon…”

“Son… The daughter is fine too. Hahaha…”

On his way back to Yan Tai County, Dong Xuebing hummed a melody and changed the lyrics to ‘father, son, daughter.’

Yan Tai County.

Dong Xuebing returned to his apartment in the County Party Committee Quarters. He changed his clothes and charged his phone before picking up the phone in his apartment. He happily wants to share his happiness with someone but discovered he has no one to share this news with. Call his mother to tell her that she is going to a grandmother? But what about marriage? How should he answer his mother if she asks about his marriage? He also cannot others at work, as having a child born out of wedlock is a taboo in the government service.

Dong Xuebing looks at his watch, and it is 10 am.

Dong Xuebing is not ready to tell anyone that he will be a father and left home for his car.

The Investment Promotion Agency. Dong Xuebing drove his Mercedes MPV to the office building and alighted.

At the entrance of the building, Dong Xuebing saw Business Section One’s Zhang Fan walking out. He saw Dong Xuebing and quickly greeted him. “Chief Dong.”

Dong Xuebing smiled and nodded. “Xiao Zhang, where are you going?”

Zhang Fan replied. “Section Chief Lin asked me to meet an investor.”

“Alright. Do your best.” Dong Xuebing walked passed by Zhang Fan and patted his shoulder. “Watch out for your safety outside.”

Zhang Fan was surprised and wondered what happened to Chief Dong. He was nervous earlier because he heard that something had happened to Chief Dong’s family. He saw Dong Xuebing rushing out of the Agency. But after a few days, Chief Dong had suddenly changed to another person. From his expression, he seems to be in a good mood.

Dong Xuebing is in high spirits after knowing he is going to be a father.

On his way upstairs, Dong Xuebing greeted all the staff members he met warmly and even encouraged them.

Agency’s Chief Office.

Dong Xuebing entered his office, and someone had cleaned up the place.

Dong Xuebing nodded and took out his cigarettes. He crossed his legs and started thinking of his child’s name. Should I use two characters or three characters for my son’s name? Huh? I still don’t know if the baby is a boy or a girl. I should think of two names now. Oh, I must take the baby’s ‘eight characters’ into consideration for the name too. Maybe it’s too early to be thinking of this.

Knock… knock… someone knocked on the door.

Dong Xuebing smiled. “Come in.”

The door opened, and Lin Pingping and Jiang Hailiang entered.

“Xiao Lin, Xiao Jiang.” Dong Xuebing waved to them. “Have a seat first. Haha…”

Lin Pingping and Jiang Hailiang exchanged looks. Those staff members did not lie to them about Chief Dong is in a good mood today.

They sat down but did not say a word.

Dong Xuebing looked at them and asked. “What’s wrong?”

Lin Pingping replied. “Chief. I heard the County’s Finance Department had not issued the fund to us.”

“Really?” Dong Xuebing asked curiously. “I had not asked about the fund, but it should be in last Friday before I leave, right?”

Jiang Hailiang replied. “But Director Luo told us that the fund is not in yet, and we cannot issue the bonus and commission. The staff are getting upset and don’t seem to be motivated these two days.” Over the weekends, Jiang Hailiang had closed a deal. From what Dong Xuebing promised, the Office Department should issue the commission and bonus immediately. But Dong Xuebing was not around, and the Office Department cannot release the money. That’s why Jiang Hailiang came to look for Dong Xuebing, as he will get a share of the bonus for this deal.

Dong Xuebing frowned. “The staff are getting upset? Then what are you doing as their leader?”

Jiang Hailiang kept quiet.

Dong Xuebing continued. “We are a government department, and all of us are getting paid by the County. The bonus and commission from the projects are only to motivate them. What’s wrong? The bonus is late, and all of them refuse to work? What are they thinking?” Dong Xuebing paused for a second. “Since I promised to give out the bonus, can I go back on my words? Tell the staff to look for me straight if they are upset!” Jiang Hailiang is too short-sighted and impatient.

Jiang Hailiang dared not rebut Dong Xuebing and kept quiet.

Lin Pinging saw Jiang Hailiang got a scolding from Dong Xuebing and dare not say anything.

Dong Xuebing looked at both of them and called the Office Department. “Hello, Director Luo. Come to my office now.”

After a while, Luo Haiting, who was dressed up nicely, entered the office.

Dong Xuebing asked. “The Finance Department had not wired the three million RMB to us?”

Luo Haiting hesitated for a while and sighed. “The money should be in last Friday. But we did not receive it, and I called them before the end of the day. The Finance Department told me that the County’s finances are quite tight, and the fund will be delayed. I even went to the Finance Department twice to check with them, but I was only told to wait for their notification. They did not even give me a reason, and it’s been a few days now.”

The Finance Department Chief is Ding Li, and he must be sore after what happened at the Ball. That’s why he is purposely making things difficult for the Investment Promotion Agency.

Dong Xuebing’s good mood is gone. You even dare to hold back the funds given to us by the Party Committee?! Ding Li is too daring. Dong Xuebing banged his desk angrily. “What the f**k are they trying to do?!”

Luo Haiting lowered her head. “Chief, sorry. I had not done my job well.” She knows what was going on and is furious with Ding Li.

“It’s not your fault.” Dong Xuebing waved his hand and asked. “Does our Agency has enough money in our account to give out this month’s bonus?”

Luo Haiting looked at Lin Pingping and Jiang Hailiang. “It’s not enough. The shortfall is too big.”

Knock… knock… knock… Someone knocked on the door, and Sun Shuli entered the office.

Sun Shuli entered and started grumbling. “Chief, Director Luo, and I went to the Finance Department this morning. They refused to release the fund, and I don’t understand what they are trying to do. We don’t have enough funds to give out bonuses and commissions to the staff, and the vehicle issue will not be solved. How are we going to continue with our work? The 500 million RMB target is already so stressful, yet they are not giving us the funds?! This is ridiculous.”

Everyone in the Agency is waiting for the three million Fund from the County Government. But now, they were informed that they had to wait until god knows when for the fund.

Sun Shuli has a foul temper and had argued with the Finance Department staff earlier in the morning. But the other party just refuses to release the money, and Sun Shuli had been furious all morning.

Luo Haiting bit her lips and looked at Dong Xuebing’s expression. “Chief, do you want me to make a trip to the Finance Department again?”

Dong Xuebing waved his hand and exhaled. “No need. I will settle this myself. All of you go back to work.” Dong Xuebing looked at Lin Pingping and Jiang Hailiang. “Section Chief Lin, Section Chief Jiang. Monitor your staff and tell them that the bonuses will be issued before the end of this week.” Although Dong Xuebing had scolded Jiang Hailiang, he knows he must settle this funding issue as soon as possible. If not, his reputation will be affected.

Lin Pingping and Jiang Hailiang quickly acknowledge.

After they left, Dong Xuebing called Deputy Mayor Zhao.

“Hello, Mayor Zhao. The Finance Department is not giving us the fund promised by the County Government. What’s the meaning of this? Are they trying to stop us from achieving the target?” Dong Xuebing asked angrily. “We don’t have enough vehicles, and now, we cannot even give out the commissions and bonuses. How are we going to get 500 million worth of investments? This fund is approved by the Party Committee. When did Ding Li become the higher-up of the County’s Party Committee?”

Zhao Xianglong frowned. “… alright. I will call them now to ask them about this.”

After hanging up, Dong Xuebing lit a cigarette and waited for Zhao Xinglong.

Dong Xuebing’s phone rang after a while. Zhao Xinglong said. “A construction project had run into some trouble recently, and the Finance Department had to use a large fund to settle it. This is an important project for the County and cannot be delayed. That’s why the Finance Department is running short of funds. Many other departments also did not get their funding.”

Dong Xuebing asked. “But there are some departments that had received their funds from the Finance Department, right?”

“The waterworks department and a few others had received.” Zhao Xinglong replied with an angry tone.

“Mayor Zhao isn’t the County’s main focus is on attracting investment, and had even set a 500 million RMB target for us! Why is the waterworks department getting their funding earlier than us?!”

Zhao Xinglong knew Dong Xuebing is feigning innocent. He had embarrassed Ding Li during the ball, and it will be weird if Ding Li doesn’t use this opportunity to get back at Dong Xuebing. “Alright. I will try to speak to them again.” What Ding Li did have pissed Zhao Xinglong.

But Ding Li is Xiang Daofa’s follower and will not give in to Zhao Xinglong. He is also targeting Dong Xuebing. It is impossible for the Investment Promotion Agency to receive the fund anytime soon. Dong Xuebing knew this and wanted to call Xie Huilan for help. But he thought for a while and decided not to trouble over a small matter like this. He will make a trip to the Finance Department.

Dong Xuebing’s good mood is gone because of Ding Li, and his face had become darker!

Chapter 377 – Money!

Noon.

Dong Xuebing was about to go to the Finance Department to demand his Agency’s fund.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s office phone rang.

Secretary Hu Silian had called. “Chief Dong, I think you might have heard of it. The second phase of our County’s urban construction project had run into some problems. There is a big shortfall of funds. The finance department cannot issue funds to many departments and agencies. The County Government is asking you all to settle the funding yourself first and wait for the Finance Department to reimburse. Please understand as this period is critical.”

Dong Xuebing sat down on his chair. “I heard the Waterworks and several other departments had gotten their funds.”

“I am not sure about this. Maybe they had gotten the funding earlier.” Hu Silian replied.

Dong Xuebing smiled. “The County Government had been emphasizing this year’s focus is on getting investments to the County and even set a target of 500 million RMB. However, this doesn’t seem to be the case now.”

Hu Silian paused for a second. “I can inform Mayor Xie for you if your Agency is really facing difficulties.”

“… never mind.” Dong Xuebing replied. “Thanks, Sister Hu. I can settle this myself.”

“Ok.” Hu Silian said. “What’s most important is to solve this financial issue first. Once the Finance Department has the funds, it will be distributed to the various departments and agencies.”

After hanging up, Dong Xuebing calmed down. Hu Silian had called him to inform this personally, which means the county does not have sufficient funds. He still thought it was Ding Li who was trying to make things difficult for him. Thinking back, Ding Li should not be this bold. But Dong Xuebing also doesn’t believe that Ding Li is really going by the books. So many departments had gotten their funding, and not the Investment Promotion Agency? When it’s the Investment Promotion Agency’s turn to get funding, the County Government face financial issues. Dong Xuebing knew Ding Li must have used this reason to create problems for him and the Investment Promotion Agency.

This old bastard!

You want to use these underhand methods on me?! I will play with you!

Dong Xuebing’s eyes turned cold, and he is determined to get this funding at all cost. The Agency needs this sum of money urgently, and cannot wait so long!

Dong Xuebing immediately called the Office Department and ask Guo Panwei and Luo Haiting to wait for him downstairs.

Dong Xuebing grabbed his bag and went downstairs. He threw his keys to Guo Panwei. “Let’s go. The Finance Department.”

Luo Haiting did not board the front passenger seat and entered the rear seat with Dong Xuebing. “Chief, how are we going to ask the money from them? I heard the County’s Environmental Protection Administration and County’s Ministry of Health had not gotten their funding. I think the County Government’s finances are really facing a shortfall.” If Ding Li had purposely withheld the funds, it could be settled easily. They can just inform the higher-ups and force him to release the fund. But if the Finance Department does not have money, it will be difficult.

Dong Xuebing replied. “I don’t believe the Finance Department doesn’t have a single cent.”

Luo Haiting paused for a second and replied. “You are right. It is still the start of the year. The Finance Department claims they don’t have money because they had already allocated the money somewhere and cannot touch it. It is impossible for them to not have money remaining. Based on previous experiences, it should not be a problem to take out 10 million.” But Luo Haiting did not mention that even if the Finance Department can squeeze out 10 million from its reserves, they will not use it for an emergency. Furthermore, the relationship between Chief Dong and Ding Li had worsened.

East City.

Finance Department Building.

Dong Xuebing asked Guo Panwei to wait for them in the car and alighted with Luo Haiting.

“Eh? Chief Dong?” A middle-aged man called.

Dong Xuebing turned and smiled. “Chief Xu.”

Luo Haiting also knows this man and nodded to greet him.

This man, in his forties, is called Xu Xu. He is the County’s Ministry of Health Chief, and Dong Xuebing had met him once in a meeting. He heard Xu Xu was formerly a Pediatrician, was promoted to the head of a hospital, and then promoted to be the Chief of the County’s Ministry of Health. Maybe it was because of his former occupation as a doctor. His character is gentle, patient, and easy-going.

Xu Xu walks over with a smile. “Are you here for money too?”

Dong Xuebing nodded. “Did you come to ask for funds too? The funds for the Ministry of Health is not out yet?”

“They had only given us 1 million and told us to wait for the rest.” Xu Xu replied helplessly. “But how can the Ministry wait? That’s why I am here to speak to them.”

Dong Xuebing laughed. “At least you are better than us. The Investment Promotion Agency had not even gotten a single cent.”

“Huh?” Xu Xu looked at Dong Xuebing. He knows what happened during the Ball, and smiled. “Shall we go up together?”

“Sure.” The three of them entered the Finance Department building and went straight to Ding Li’s office.

On the way, they exchanged information, and Dong Xuebing knew a lot from Xu Xu. Other than the Ministry of Health and the Investment Promotion Agency, many Department Heads had come to the Finance Department to ask for funding. All of them knew the Finance Department must have emergency backup funds, but Ding Li avoided all of them. Even when he is found, he pushed the blame to the County Government and claims the Finance Department doesn’t have money to give them. Xu Xu and several other leaders had made more than two trips but did not get a single cent from the Finance Department.

After listening to Xu Xu, Luo Haiting felt it is more difficult to get the funds.

But Dong Xuebing doesn’t care and remained emotionless.

The Finance Department Chief’s office is located on the same floor as the Finance Department’s Administration Office.

On the way upstairs, a man holding some documents stopped them and smiled. “Chief Xu, Director Luo, are you all looking for Chief Ding?” This is the Finance Department’s Office Director, Tang Xiaojun. He didn’t know Dong Xuebing and did not greet him.

Xu Xu nodded. “Is Old Ding in his office?”

Tang Xiaojun quickly shook his head. “Chief Ding had gone for a meeting and is not around.”

Luo Haiting frowned. “What time will he be back?”

“Ah… I am not sure.” Tang Xiaojun replied. “How about you all come back another day?”

Dong Xuebing ignored Tang Xiaojun and pushed him aside. He walked straight to the Chief’s office at the end of the corridor and entered.

Tang Xiaojun was stunned. Who the hell is this person? Why is he so unreasonable?

Xu Xu laughed in his heart as he saw Dong Xuebing’s working style. “He is the Investment Promotion Agency’s Chief, Chief Dong.”

Dong Xuebing? Although Tang Xiaojun had never met Dong Xuebing before, he had heard of his nickname. God of Plague. He was about to shout at Dong Xuebing earlier but stopped. He doesn’t want to offend this man.

No one is in the Chief’s Office, and Dong Xuebing walked out.

Tang Xiaojun smiled. “Chief Ding is really not around. If you need anything…”

Dong Xuebing did not give Tang Xiaojun any ‘face’ as he doesn’t believe Ding Li is not around. He looked around and walks into the Administration Office. A few staff are busily working. Some are typing documents, and some are making calls. They immediately turned and look at Dong Xuebing when Dong Xuebing entered. They paused for a second, and Dong Xuebing noticed some of them glancing to a small office on the left. He immediately walks over.

“Chief Dong!” Tang Xiaojun quickly shouted.

Dong Xuebing opened the office’s door and saw Ding Li inside. He smiled. “Oh, Chief Ding. Why are you having a meeting here?” Ding Li is the only person in the office.

Ding Li is looking terrible. He did not expect to be discovered even when hiding in Tang Xiaojun’s office.

Xu Xu and Luo Haiting also entered the office. They were speechless. This is Dong Xuebing. If it is someone else, Ding Li will never be found.

Ding Li looked at them and composed himself. “Haha… My office is infested with cockroaches, and I am working in this office temporarily.”

Xu Xu nodded and said. “Old Ding, I am here again to ask for funds. The situation at our Ministry of Health is quite urgent. I am not asking for full funding, and just issue 1 million will do. We will think of ways to raise the rest. Is this possible?”

Ding Li laughed. “Old Xu, it’s not that I don’t want to issue money to your department. But the Finance Department really do not have money. Most of our funds are used in the second phase of the urban construction project. The City Government still has not released the funds to us…”

Dong Xuebing interrupted. “Chief Ding, do you have anything against our Investment Promotion Agency?”

Ding Li’s brows twitched, and he puts on a smiling face. “What are you talking about? We are really quite tight now, and many departments also have not received their funds. Chief Dong, I hope you can understand our situation.”

Dong Xuebing sneered. “I don’t understand. Even if you cannot give us the full amount, you can at least give us 1 million first. How come other agencies and departments can receive a portion of the fund to tide them over, and the Investment Promotion Agency did not receive anything? We had not received any funding and got to find ways to settle it ourselves? How am I going to settle it? The Investment Promotion Agency’s job is to contact investors and get them to invest. The money they invested will go to the County Government. Our Agency is not a department that can make money!” Hospitals still have income, and the Industry and Commerce Bureau can also impose fines. But the Investment Promotion Agency does not have anything.

Xu Xu continued to tell Ding Li about his Ministry’s difficulties.

Ding Li remained unmoved. The Finance Department does have money, but he cannot give it out like this. To Ding Li, the Ministry of Health’s current situation is not that serious, and he refused to give them the money. The Investment Promotion Agency… it is facing serious difficulties. Still, Ding Li had no intentions of giving Dong Xuebing the money from the start. He still had not gotten his revenge for what Dong Xuebing did at the Ball, and how can he let this opportunity go?

They spoke for around ten minutes.

In the end, Dong Xuebing knew talking to Ding Li is useless. He narrowed his eyes. “Since Chief Ding doesn’t want to release the funds, fine. I will wait in the office outside. I will only leave after the funds are transferred into the Investment Promotion Agency’s account. Chief Ding, I will wait for your good news.” Dong Xuebing said and walks out of the room with Luo Haiting.

Ding Li thought to himself. Do you think I will give you the fund if you remain here? What are you thinking?!

Xu Xu also doesn’t know what Dong Xuebing is up to.

Chapter 378 – Chaos at the Finance Department!

Afternoon, at 2 pm.

Finance Department Administration Office.

After walking out of the office, Dong Xuebing sat down on a sofa in the waiting area and crossed his legs. He lit a cigarette and smoked slowly. Luo Haiting poured some warm water in a paper cup from the water dispenser for Dong Xuebing, and he thanked her.

“Sister Luo, sit down.”

“Ok.” Luo Haiting sat beside Dong Xuebing. “Chief…”

Dong Xuebing continued to smoke. “… huh?”

Luo Haiting asked. “Is waiting here going to be effective? The last time I came, I had waited here the whole afternoon with several other leaders. But all of us did not get a single cent. Err… there are still lots of work in the Agency, and waiting here is not the solution. Do you think it will be better for us to report the situation to the higher-ups, and let Mayor Zhao speak to them?”

Dong Xuebing replied. “I had reported, and Mayor Zhao also cannot do anything.”

“Then…” Luo Haiting sighed. “Are we going to sit here and wait?”

“Yes. I got this. Let’s just wait here.”

Luo Haiting couldn’t understand how waiting here can solve this problem. It might be more effective to quarrel with Ding Li and exert some pressure on him. Do you think the Finance Department is afraid of you waiting here?

Everyone in the office looks at Dong Xuebing from time to time. Some of them recognized him and were whispering among themselves. They knew Dong Xuebing is here to ask the Finance Department for money, and they were used to it. Too many people had come to ask for money these few days, but all of them returned empty-handed. That’s why the staff were not too bothered by Dong Xuebing. They took a glance at the legendary ‘God of Plagues’ and returned to work. They believed Dong Xuebing will leave soon.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

Xu Xu walks out of the office with a worried look on his face. He looked at Dong Xuebing and nodded before leaving. He had not gotten any money from Ding Li.

Luo Haiting cannot stand it. She felt it is meaningless to wait any longer.

Dong Xuebing looked at his watch and took a deep breath. He mumbled to himself. “STOP!”

After a while, the Office Director, Tang Xiaojun, walks out of the office and saw Dong Xuebing sitting there. He said to himself in his heart. Just go ahead and wait here. Chief Ding will never give you a single cent. He turned and walks to a cubicle to continue with his work. Ding Li had occupied his office, and Tang Xiaojun can only work in the shared office.

Suddenly, a commotion was heard in the office.

A staff shouted in, shocked. “Where are the documents? Did anyone see the brown document envelope on my desk?”

The staff sitting beside him said. “Did you keep it in the drawer?”

“No.” That staff panicked. “I had placed it on my desk. Why is it missing? That is the next month’s budget report, and the County Government needs it urgently!”

Tang Xiaojun frowned. “How can you lose such an important document?!”

Before that, staff can continue to look for his document, a female staff shouted. “My PC monitor had blacked out. Can anyone who knows about PC help? My work is not saved.”

Tang Xiaojun scolded. “Quiet down!”

The female staff quickly shut up and pulled a young staff over to check on her PC. If the PC had broken down, she had to type the document all over again. This document contains important information required for tomorrow’s County Government’s meeting. There is not enough time for her to redo everything. After some checking, they realized someone had unplugged the PC. When the PC was switched on, most of the documents were gone. The female staff slapped her forehead in despair.

Immediately after that, everyone felt the office become colder. Some of the staff wore their coats, and some were shivering. Although it’s Spring, it is the start of Spring, and the temperature is still very low. Tang Xiaojun is feeling frustrated. He asked one of the staff to check the temperature of the air conditioner. That staff pressed on the remote controller a few times and told Tang Xiaojun the air conditioner had broken down. Tang Xiaojun shook his head and asked his men to call the repairmen. Like the rest of the staff, Tang Xiaojun also wore his coat. Despite wearing his coat, he still felt cold and went over to the water dispenser to get some hot water.

Click… click… the water dispenser is not working.

Tang Xiaojun shouted angrily. “What is going on today? Why is the water dispenser not working?”

A staff walked over. “Director, I had just poured a cup of water, and it was working fine.” The staff tried again and discover the dispenser had broken down.

“Send it for repairs!” Tang Xiaojun shouted.

“Eh?!” Someone shouted behind Tang Xiaojun.

Tang Xiaojun is getting furious. He turned around and stared at the staff. “What is it again?”

A slightly older staff held up the office phone and said. “Director, the phone is not working. I think the line is cut.”

“What?” A staff beside him grabbed his phone, and it was quiet.

The rest of the staff quickly picked up their phones and discovered the whole office’s phone lines were cut. Two of the staff were panicking. They were waiting for an important phone call. Why must the phone lines get cut now? They quickly took out their mobile phones to call the other party.

Tang Xiaojun’s face turned pale. All these troubles are coming one after another. What is this ending?

Tang Xiaojun returned to his cubicle after getting one of the staff to check on the phone lines. The office settled down, and everyone returned to work. Just when Tang Xiaojun picks up his pen to sign a document, something happened again!

*Click!

All the PC monitors and lights in the office went off!

“… Ah?! Blackout?”

“Blackout? Our department had not experienced blackouts for more than a decade.”

“Argh! My file! I still had not saved it!”

“Smoke! My PC is on fire! Quick! Water! Put it out!”

The office is in chaos as everyone tried to put out the fire.

Tang Xiaojun almost flipped his desk out of anger. He got a staff to check on the circuit breaker box and ordered the rest to carry out the PC on fire. What the hell is going on? Nothing had happened in the Finance Department Office all these years. Why did so many weird things happen within the last half an hour? Missing documents, air conditioner, and water dispenser broke down, phone lines were cut, blackout, PC on fire… What the f** is going on?!

Now, even a moron will know all these ‘accidents’ are related!

Luo Haiting was stunned, and she stared at Dong Xuebing.

Dong Xuebing is still smoking slowly with his eyes narrowed, and he doesn’t care about the chaos in the office. He continued to sit there without a care and had never left the sofa.

Tang Xiaojun and the office staff remembered something. All of them turned and looked at Dong Xuebing! They remembered Dong Xuebing has the nickname, ‘God of Plague,’ and is a good magician! Did Chief Dong do all these? If one or two incidents happened, it might be coincident. But five to six incidents happening within minutes is definitely not coincident!

Dong Xuebing is amused when he saw everyone looking at him as if he is a ghost. “Director Tang, why are you all looking at me?”

Tang Xiaojun had been doing administrative work all this while and is timid. He quickly says. “Nothing… nothing…” He had never thought of offending Dong Xuebing. It was because of the nature of his work that he got involved with him. He knew that a flowerpot fell onto Qian Fei’s head when he was with Dong Xuebing. The former Investment Promotion Agency Chief was also with Dong Xuebing when the elevator cable broke, and got a stroke because of the fright. There are many more unbelievable incidents involving Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed. “Your office seems to have endless troubles. Director Tang, did you all offend anyone? Haha… Could it be the Power Supply Bureau and the Telecom finding trouble with you all?” Dong Xuebing paused for a second and continued. “Oh, when can you all transfer the funds into our Agency’s account? I have been waiting for more than half an hour.”

Tang Xiaojun’s sweat rolled down from his forehead. “Let me ask you.”

At the same moment, Ding Li stormed out of the office. “What is going on? Why is there a blackout?”

Tang Xiaojun whispered something to Ding Li, and they entered the office.

“What is going on?” Ding Li asked impatiently.

Tang Xiaojun was scared by Dong Xuebing. He said nervously. “The chaos in the office started after Chief Dong come out from this room. First, documents went missing. After that, the air conditioner broke down, followed by the water dispenser. The phone lines were also cut, and a few seconds later, there was a blackout. A PC also caught fire. This…”

Ding Li heard it and gasped. “All this happened earlier?”

“Yes.” Tang Xiaojun wiped his sweat. “It happened within the past half hour.”

Ding Li is furious. “Who allowed Dong Xuebing to walk around our Finance Department? This is too much. How dare he cut our electricity supply? What is he trying to do? Ah?”

Tang Xiaojun replied. “No… Chief Dong… He… he had been sitting on the sofa all this while.”

Ding Li is stunned. “He is sitting on the sofa?! He did not leave the sofa?”

“He did not even leave for a second. Director Luo had not moved too. I was watching them.” Tang Xiaojun replied. “That’s why…”

Everyone had heard of the ‘God of Plague,’ but not many had experienced it. This time, the staff in the Finance Department get to experience it first-hand. It’s terrifying to see a series of weird incidents happening one after another. No wonder people gave Chief Dong this nickname!

Chapter 379 – Get him to leave!

Afternoon. 2.40 pm.

Finance Department Administration Office.

After a series of weird incidents, the office’s work had halted. The air conditioner had stopped, and it’s very cold. The staff had to go downstairs to get water if they are thirsty. Two important documents went missing, a PC was destroyed, numerous data were gone, phone lines were cut, electricity had stopped. A modern office had returned to pre-cultural revolution times in an instant! The Administration Office is the core of the Finance Department, and once it’s down, the whole department cannot function. The Finance Department had descended into chaos.

Ding Li is furious. “Check the circuit board! Resume the power first!”

Tang Xiaojun stuttered. “Chief Dong asked me to ask you about the Investment Promotion Agency’s funds…”

“Tell him we have no money!” Ding Li felt all these incidents must be done by an office staff, who is in cahoots with Dong Xuebing. He got more furious. “Watch your men. It must be one of them who had to meddle with the circuit board. After electricity is resumed, get someone to guard it!”

“Yes.” Tang Xiaojun left the office quickly.

A few minutes later, electricity was resumed.

The office is no longer so tense, and all the staff went back to work.

A few staff, who wanted to go to the photocopier machine, purposely walked one big round to avoid Dong Xuebing. The rest kept stealing glances at Dong Xuebing, and no one dares to say a word.

“Chief.” Luo Haiting looks at Dong Xuebing. “This…”

Dong Xuebing turned to her. “What is it?”

Luo Haiting cleared her throat. “Err… nothing.” She dares not to ask if it was Dong Xuebing who had caused those incidents.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang. It was Deputy Mayor Zhao Xinglong.

Dong Xuebing answered and heard Zhao Xinglong’s laughter. “Chief Dong, someone had complained to me about you. Are you in the Finance Department now? What is going on?”

Dong Xuebing laughed. “Complaint about me? I did not do anything to disrupt their work. Mayor Zhao, are you talking about the chaos here? I think they must have offended someone. They had issued funds to the departments without taking the urgency into consideration. Someone must be taking revenge on them. Their power supply and phone lines were cut. Sigh… this has nothing to do with me. If you don’t believe me, you can ask the staff. I had been sitting on the sofa all this while. Director Luo and the Administration Office’s staff are my witnesses. Why are they complaining against me? They are accusing me of something I had not done.”

Zhao Xinglong laughed. “You… are really a troublemaker.”

“Mayor Zhao, I am not the culprit.”

“There’s no need to hide this from me.” Zhao Xinglong laughed. “If it is someone else, I might still believe him. But I know how capable you are. Xuebing… The Finance Department is critical to the County Government. The higher-ups will definitely pursue if anything drastic happens there. So, you should know what to do and don’t go overboard.” Zhao Xinglong had never asked Dong Xuebing to stop. He is overseeing the Investment Promotion Agency, and if the Agency cannot deliver results, he will also be responsible. That’s why he is on Dong Xuebing’s side.

Dong Xuebing can tell Zhao Xinglong is supporting him. “… I understand.”

“Alright. That’s all.”

“Ok. Wait for my good news.”

After hanging up, Zhao Xinglong shook his head and smile. He had never interacted with Dong Xuebing in the past but had a bad impression of him based on what he heard. He felt this young man has no political wisdom and is rash and impulsive. But after working with him for these few days, he was impressed with him. He felt it is more effective for ‘trouble makers’ like Dong Xuebing to handle when it comes to difficulties like this.

Finance Department Administration Office.

Luo Haiting suddenly said. “Director Tang, you are back.”

Dong Xuebing looks over. “Old Tang, the electricity has resumed? What about our Agency’s money?”

Tang Xiaojun did not go near Dong Xuebing. He maintained two meters away from him. “Chief Dong, our department really does not have the funds to…”

Before Tang Xiaojun can finish, Dong Xuebing smiled and nodded.

*Click!

The lights went out again!

The staff gasped and looked at Dong Xuebing!

Dong Xuebing leaned back on the sofa and crossed his legs. He lit a cigarette and narrowed his eyes.

Tang Xiaojun’s sweat started pouring down from his forehead.

Ding Li shouted from his office. “Tang Xiaojun!”

Tang Xiaojun got a staff to go downstairs to check on the circuit board before entering the office. “Chief, the power went out again. This… This…” Tang Xiaojun was scared. He can’t wait to get Dong Xuebing to leave and never interact with him again in this life. “Chief, our account still has some money. I think… I think we should give it to the Investment Promotion Agency. Their situation is quite serious.”

Ding Li banged the desk angrily. “I asked you to get someone to guard the circuit board! What are you doing?”

“I did, and I had sent two staff.”

“Then why is the power cut off? And the blackout only happens in this office!”

Tang Xiaojun doesn’t know how to reply. “Chief, Chief Dong will not leave if he doesn’t get the fund, and we cannot chase him away. Even if he leaves today, what about tomorrow and the day after tomorrow? If he comes every day, our work…” Tang Xiaojun is afraid of being held responsible. He doesn’t have evidence that Dong Xuebing had caused all these incidents, and he will be responsible for the phone lines and power supply cut. “Our work is seriously affected now. Without the Administration Office to coordinate the work, many of our departments are forced to stop working. This…”

Ring… ring… ring… Ding Li’s phone rang.

Ding Li looked at the caller ID, and it’s the County Party Committee Office Administration Director Lian Yanshan. “Director Lian.”

Lian Yanshan suppressed his anger and asked. “Old Ding, what is going on with the Finance Department? I had been calling, but the lines could not get through. Why is the finance report I wanted not sent? I need it for the report for the meeting later! What time is it now? Look at the time!”

Ding Li took a deep breath. “Director Lian, our office is having some problems with the electricity. The power was cut, and therefore…”

Lian Yanshan interrupted. “No electricity? How come I have not heard about this? Why are other departments fine and only your Finance Department has no electricity? Stop giving me excuses! Send the report to the Party Committee now!” Lian Yanshan is Xiang Daofa’s right-hand man and is also a member of the County’s Party Committee. That’s why he dares to speak to Ding Li this way.

After hanging up, Ding Li shouted at Tang Xiaojun. “Why are you still here? Hurry and send the finance report to the Party Committee! They need it urgently for the meeting later!”

Tang Xiaojun replied helplessly. “The report is saved in our PC, and we haven’t print it out.”

“Then go and print it!”

“But… there is no electricity, and the PC…”

Suddenly, there was a loud ‘click,’ and the office lights went out.

Tang Xiaojun did not dare to continue and quickly turn to go out to the main office. But as he was about to open the door, ‘Click!’. The lights went off again!

Tang Xiaojun is speechless. Why did the power go off again?!

Dong Xuebing!

Dong Xuebing!

Ding Li jumps up from his chair. He really wants to skin Dong Xuebing alive. “Hurry up and get Dong Xuebing to leave! Give him whatever he wants as long as he leaves immediately!” Ding Li couldn’t stand it anymore.

Outside.

Tang Xiaojun walked out of the office. “Chief Dong…”

Dong Xuebing opened his eyes and looks at him. “Old Tang, what is it?” Luo Haiting also turned towards Tang Xiaojun.

Tang Xiaojun cleared his throat. “Chief Ding has approved to issue 3 million to the Investment Promotion Agency. The money will be wired into your agency’s account in an hour. Chief Dong, why don’t you go back first? You should be quite busy with your agency work, right?”

Dong Xuebing smiled. “Old Tang, you all did not issue any money to other departments. How can you all issue the funds to us first?”

Tang Xiaojun almost cursed. “Chief Ding knows the Investment Promotion Agency situation is urgent and is facing more difficulties than other departments. That’s why he is making an exception.”

Dong Xuebing patted Tang Xiaojun’s shoulder. “Alright. Thank you.”

Tang Xiaojun forced a smile. “Don’t mention it. We are all serving the people and should help one another.”

Dong Xuebing nodded. “Well said. Sister Luo, let’s go.”

“Yes!” Luo Haiting is overjoyed. She did not understand why Dong Xuebing said they will wait in the Finance Department until they issue the funds. She felt that the other party will not care even if they waited there. But half an hour later, Luo Haiting understood what Dong Xuebing meant. He had only sat there for a while, and many weird incidents happened in the office. This is unbelievable.

After a while, news of the chaos at the Finance Department spread.

County Government Office.

Xie Huilan smiled as she read the document in front of her. “What trouble has Xiao Dong caused this time?”

Hu Silian replied. “I heard that Chief Dong had gone to the Finance Department to get money, and within half an hour, their air conditioner, water dispenser broke down, phone lines were cut, many documents went missing, the electricity went down thrice, and a fire almost broke out.” Hu Silian looked at Xie Huilan’s expression and continued. “After that, the Finance Department gave the Investment Promotion Agency 3 million, and Chief Dong left.”

Xie Huilan burst out laughing and stopped reading the document. “This Xiao Dong…”

“This matter…” Hu Silian is worried. Creating trouble in the Finance Department is very risky.

Xie Huilan laughed. “Xiao Dong had gotten the funds with his capabilities. Seems like the Finance Department still has plenty of reserves.”

Hu Silian knew Mayor Xie had been unhappy with Ding Li for being on Xiang Daofa’s side and is pleased with what Dong Xuebing did.

Chapter 380 – New cars

A few days later.

Morning. The Investment Promotion Agency.

As the head, Dong Xuebing does not need to arrive at work on time. When he arrived at the agency, it was already 9.30 am. A large group had gathered at the front compound of the agency. Deputy Agency Chief, Sun Shuli, Office Director Luo Haiting, Lin Pingping, Jiang Hailiang, and all other leaders, except Lui Dafa, gathered. Dong Xuebing got closer and understood why. A few brand-new cars, three black Toyota Camry, and a blue Buick MPV (minivan) were parked at the agency’s front yard. Even the registration plates were ready.

“Chief.”

“Chief Dong.”

“Good morning, Chief.”

The leaders saw Dong Xuebing and greeted him.

Dong Xuebing smiled and walked over. “When did the cars arrive? This is fast.”

“The paperwork was completed, and they immediately sent the cars over.” Sun Shuli did not put on a poker face today and is in a good mood. “Haha… we are about to go for a test drive.”

Luo Haiting continued. “We have a shortage of vehicles, and I hurried them. That’s why we got the cars a few days earlier.”

Dong Xuebing nodded. “Good. They are quite efficient.”

Luo Haiting tried to suck up to Dong Xuebing. “This is all your credit. If you had not gotten our funds from the Finance Department, we would not have the funds to buy them. Many departments’ heads had gone to ask for funds again after hearing the Finance Department gave us the money. But none of them get a single cent. Hahaha… Chief, they treated you differently.”

Lin Pingping laughed. “Chief Dong can overcome any difficulties.”

Jiang Hailiang nodded with agreement.

All of them had heard of Dong Xuebing’s glorious victory at the Finance Department. He had only remained at the Finance Department for half an hour, and it was chaos. Electrical appliances broke down, documents went missing, blackouts, and almost caused a fire. They couldn’t even operate with these disruptions. The Investment Promotion Agency’s leaders laugh whenever they remembered that day. Ding Li is damn unlucky to meet Dong Xuebing. Dong Xuebing is not called the ‘God of Plague’ for nothing.

Dong Xuebing points at them. “Haha… carry on with the flattery.”

Luo Haiting laughed. “This is from the bottom of my heart.” She said and tucked her fringe behind her ears sexily.

Jiang Hailiang glanced at Luo Haiting and smiled.

Dong Xuebing replied. “Hahaha… Alright. Why are you all still looking at me? Go and test the cars. Oh, I want to test drive the Camry too.”

Everyone got into the cars excitedly.

Today is a joyful day for everyone in the Investment Promotion Agency. The money from the Finance Department was transferred to the agency’s account, and bonuses were given out to the staff the next day. The cars everyone was looking forward to had arrived, and everyone is eager to test drive them. That’s why all the leaders had gathered downstairs. Dong Xuebing understood their feelings and did not chide them for test driving these cars during work hours. After all, the agency had been poor for too long, and it’s good to have something to motivate the staff. If Dong Xuebing lectured them about work discipline now, he would spoil their mood. Moreover, he is in a good mood too. After getting the Finance Department to issue the fund, Zhao Xinglong called Dong Xuebing to praise him.

Dong Xuebing got into a Camry. Hmm… the interior is nice, and the seat is comfortable.

Dong Xuebing rolled down the windows. “Go and test drive the cars. We can send them back to the factory if there are problems with the cars.”

Two of the Camrys will be assigned to Business Section One and Two. Lin Pingping and Jiang Hailiang boarded the other two Camrys.

Sun Shuli prefers bigger cars and went straight for the Buick MPV.

Luo Haiting was not assigned with any cars and stood there awkwardly.

Lin Pingping saw it and quickly alights. “Director Luo, go for a test drive with this car.” Luo Haiting is very senior, and her rank is the same as Sun Shuli. How can the lower-ranked leaders go for test drives and let her remain there? Furthermore, she was the one who had helped them get the cars earlier.

Luo Haiting waved her hand graciously and laughed. “No need. You go ahead. I am not good at driving.”

“You will be familiar after driving for a while. I also seldom drive after I got my license.” Lin Pingping pulled Luo Haiting over to the car.

Dong Xuebing saw them and threw his keys to them. “Sister Luo…”

Luo Haiting nearly tripped as she caught the keys. “Chief?”

Dong Xuebing points to his car. “Go and drive my car.”

“…. Ah… how can I drive your car?” Luo Haiting knew Dong Xuebing is trying to save her from embarrassment.

“My Mercedes MPV stands out too much. After I bought it, the Commission for Discipline Inspection had never stopped receiving whistleblowing complaints against me.” Dong Xuebing laughed. “I will use this Camry to work most of the time in the future, and I will leave my Mercedes MPV’s keys with you when I am not using it. You will hold on to it, and if anyone from the Office Department needs to use it, go ahead. You don’t need to get permission from me.”

Luo Haiting smiled. “Ok.”

Jiang Hailiang looks at Luo Haiting enviously. The Mercedes MPV will be allocated to the Office Department in the future? This car is more expensive than the total of all the cars in the agency. He saw Lin Pingping using Chief Dong’s car previously and had wanted to borrow it for a drive. But now, he had to borrow it from Luo Haiting. Chief Dong treated Luo Haiting well… Huh? Is there something going on between both of them? It should be impossible, as Luo Haiting’s child is quite big.

All the leaders have a car each.

Sun Shuli drove out of the agency first, followed by Jiang Hailiang. Dong Xuebing could tell they are experienced drivers.

Lin Pingping and Luo Haiting are not as experienced.

Lin Pingping drove slowly and only dare to drive within the agency’s compound.

Luo Haiting was worse. She drove a few meters forward and back before stopping. She even stepped on the accelerator after she stopped. She seems to be in a daze, and Dong Xuebing wonders if this is the first time she is driving, or she is afraid of damaging his car.

Dong Xuebing laughed and ignored them. He drove the Camry out of the Agency. The handling of the car is good. Of course, it is not as good as his Mercedes MPV, but the Camry is still good to drive. Dong Xuebing decided to drive this car to the County Government meetings in the future.

10 am.

Meeting room on the top floor of the Investment Promotion Agency.

Sun Shuli started reporting first. He is used to contacting investors alone and will let Business Section Two handle the rest when it comes to signing the contract. After he finished, Jiang Hailiang reported on his team’s current progress. The few days when Dong Xuebing was not around, Business Section Two had brought in a deal worth several million. It is an old project and is related to a fruit processing factory. They had finally gotten an investor for this two-year-old project.

Lastly, it is Lin Pingping’s turn.

Lin Pingping said. “Business Section One is following up on four cases now. The most hopeful is the Chicken excrement processing plant. Mr. Peng had conducted another inspection on the site, and it should not be a problem. We are negotiating on the contract, and the projected investment is around 10 million.” Lin Pingping’s team had gotten this deal is because of Dong Xuebing. If Dong Xuebing had not convinced Peng Kenong’s son to help him, Peng Kenong would have invested in Da Feng County.

Jiang Hailiang frowned and looked at Lin Pingping. In the past, Business Section Two has always been the better team, but this has changed after Dong Xuebing arrived. Business Section One’s result had exceeded Business Section Two by a lot.

After hearing everyone’s progress, Dong Xuebing nodded. They had gotten about 30 million RMB worth of investments now. It might sound little compared to their 500 million RMB target, but they are doing well. The agency can only get this many investments around April or May in the past few years. Their progress this year is much better, and this is a good sign.

After praising them, the meeting is dismissed.

After the meeting, Dong Xuebing called Luo Haiting to his office.

Dong Xuebing sat on the sofa and gestured Luo Haiting to sit down. “Director Luo, I had checked our previous records, and the County’s budget is quite tight. It’s not easy for us to get the funds this time, and we don’t know if the County Government will approve any more funds for us in the future.” The Finance Department’s incident had given Dong Xuebing a wake-up call. The additional 1% bonus he promised has nothing to do with the County Government, and the Government will only issue the usual commission. That’s why Dong Xuebing has to think of ways to get additional funds. “Did our agency only rely on the Finance Department for funds in the past? Can we find anyways to raise funds?”

Luo Haiting shook her head. “The nature of our duties… does not allow us to get any income. But…”

“But what?”

“Chief Meng had tried to get sponsorships in the past. Which is to get money from investors.”

Dong Xuebing asked. “How effective was it?”

Luo Haiting smiled. “It’s not very effective. At that time, only an investor, who is close to Chief Meng, from another province sponsored 20,000 RMB. After that, no one made any sponsors again. Businessmen are profits driven and will not spend money without benefits. Of course, some people wanted to sponsor us, but they have other motives. They want to know our County’s bottom line through their sponsorships and want us to give them privileges. This… has breached our regulations.”

“Oh…”

Dong Xuebing has a headache. This time, they managed to get the funds, but what about next time? Where can he get the money?

Chapter 381 – A Hooligan

11 am.

The Investment Promotion Agency Chief’s Office.

Dong Xuebing and Luo Haiting sat on the black leather sofa to discuss where to get money. He also asked Guo Panwei, who was organizing some documents, for suggestions. In the end, they could not find a solution. The Investment Promotion Agency’s duties cannot generate any forms of income, after all. If the agency can generate income, everyone will be fighting for the Agency’s Chief position. Dong Xuebing will not get it.

“Never mind. Let’s not talk about this anymore.” Dong Xuebing leans back on the sofa. “We will think of ways to get money in the future.”

Luo Haiting looked at Dong Xuebing. “Oh, your car keys.” She took out Dong Xuebing’s keys from her pocket.

“Hold on to the keys.” Dong Xuebing smiled. “I will be using the Camry these few days, and your department can use my car. If anyone from the Business Sections wants to use it, they will look for you.”

Luo Haiting smiled. Her authority grew since the day Dong Xuebing was appointed.

Guo Panwei left after consolidating the meeting minutes.

The office’s door was closed, and only Dong Xuebing and Luo Haiting remained in the office.

Luo Haiting is wearing a bright red knee-length skirt with black stockings. Her top is wearing a casual women’s jacket, and she has makeup on. To others, Luo Haiting’s dressing might be too fanciful. Still, the women around Dong Xuebing, like Qu Yunxuan, Xie Huilan, and Yu Meixia, were all older than him. That’s why Dong Xuebing knows how attractive mature women are and likes how Luo Haiting dressed up.

Luo Haiting stood up and poured a glass of water for Dong Xuebing.

“Thank you.” Dong Xuebing took a sip. “The agency is progressing well, and your department has played an important role in it.”

Luo Haiting sat beside Dong Xuebing. “It’s all because of your leadership. I don’t dare to claim any credit.”

Dong Xuebing laughed. “Stop being modest. How is your work? Are you facing any difficulties?”

“No. Deputy Director Dan Enguo is working with me now, and our Office Department is very united.”

Everything is progressing smoothly, and Dong Xuebing has nothing to do in the morning. So, he chatted with Luo Haiting. Opposites attract, and he prefers to be around women than men. But this is not lust. For example, he had chatted with Lin Pingping a while ago and likes to chat with Hu Silian when they were in the Public Security Bureau. Even when he was with State Security, he enjoys chatting with Chang Juan and Tang Limei.

They chatted, and Luo Haiting moved her thighs closer to Dong Xuebing.

Dong Xuebing’s left hand is on the sofa rest, and Luo Haiting’s thighs brushed against his fingers with her movements. Dong Xuebing’s heart started beating fast as he felt the smooth, silky stockings on his fingers, and he looks at her.

Luo Haiting continued to talk about her work as if nothing has happened. She is smiling, and the brushings seem unintentional.

Dong Xuebing doesn’t know if Luo Haiting had done this purposely, but he did not move his hands.

The edge of Luo Haiting’s skirt is pressed against the back of Dong Xuebing’s hand, and her legs moved slightly while they chatted. The ticklish feeling of the skirt and stockings on Dong Xuebing’s hand made him realized how soft Sister Luo’s thighs were.

This Sister Luo…

Dong Xuebing felt awkward and wonder if he should retract his hand.

But if he moved his hand, will he hurt Sister Luo’s feelings? Maybe it was unintentional.

In the end, Dong Xuebing felt these little movements are nothing and should pretend nothing has happened.

One minute…

Five minutes…

Eight minutes…

Suddenly, someone knocked on the door rapidly, and Guo Panwei entered.

Luo Haiting moved her thighs quickly, away from Dong Xuebing’s hand, and looked at Guo Panwei. She knows something urgent must have happened.

Dong Xuebing asked. “Panwei, what is it?”

Guo Panwei replied quickly. “Chief, someone is looking for you outside. He seems to be here with bad intentions. I had asked the guards to stop him outside and did not allow him to come up.”

Dong Xuebing frowned. “Do you know who this man is?”

“… I think his name is Wang Shaoyan.” Guo Panwei replied.

“It’s him?” Luo Haiting’s face changed, and she is looking terrible. “Why is he here again?”

The office’s door is not closed, and they can hear someone shouting downstairs. “Get lost! I want to meet your Chief! Get aside!” A man is shouting at the ground floor.

Dong Xuebing turned to Luo Haiting. “Director Luo, what is going on?”

Luo Haiting paused for a second and explained. “It’s like this. You don’t know this man because you are just appointed not long ago. Wang Shaoyan had come to cause troubles last year because of the commission. The County Government’s regulation had stated that not only the Investment Promotion Agency will get a commission if they bring in investors. Even the commoners can get a 1% commission if they bring in investors. Wang Shaoyan had managed to persuade his friend to invest 10 million RMB in our County late last year, and had gotten 100,000 RMB as commissions.”

Dong Xuebing asked. “The County did not pay him?”

“No. The commission was given to him a long time ago.” Luo Haiting replied. “But Chief Meng seems to have some agreements with him. I heard that he promised him additional bonuses if he can bring in the investments. During that time, none of us know that our County will be getting a few 10 million RMB investments in the later months. That’s why a 10 million RMB investment is very important to us, and Chief Meng made that promise. I don’t know about the details and what Chief Meng promised him. But our agency had achieved our target and gotten a total of 200 million RMB investment last year. After that, Chief Meng retired.”

Dong Xuebing understood what was going on. “Is it a verbal promise?”

Luo Haiting nodded. Dong Xuebing thought for a while. “Alright. Bring him to my office.” It is getting louder outside.

Luo Haiting hesitated. “Chief, this man is a hooligan. You…”

“Bring him over.” Dong Xuebing sat down on his office chair. “Panwei, go and bring him over.”

Guo Panwei nodded and went downstairs to fetch that man. Luo Haiting did not leave and took this opportunity to explain the details.

About 30 seconds later, someone entered the office. This man is around thirty and slightly balding. Although his face looks presentable, he dressed like those hooligans along the streets. He stared at Dong Xuebing up and down. “Are you Chief Dong? You should know the reason why I am here. Where is my money?! Meng Xianglin had promised me 50,000 RMB!”

Guo Panwei is furious. “Stop shouting! Do you know where this place is?”

Wang Shaoyan turned and stared at Guo Panwei. “I only know you all owe me money! Are you all going to return the money you all owe?”

Dong Xuebing had met many people like Wang Shaoyan after he was transferred to the grassroots level and is not afraid of them. “You said Chief Meng had promised you a sum of money? Do you all have any contracts? Do you have any documents about this? If you don’t have any of these, there’s no point talking anymore. Since Meng Xianglin had promised you, go and look for him!” Dong Xuebing was still thinking of ways to get money earlier, and someone comes asking for money from him. Dong Xuebing will not give him the money, as this is not recorded anywhere.

Wang Shaoyan looks at Dong Xuebing. “Meng Xianglin is the one who asked me to look for you all!”

“Look for us?” Dong Xuebing looked at Wang Shaoyan. “Why are you looking for us since he promised you the money?”

Wang Shaoyan pointed at Dong Xuebing. “You all don’t try to pass the buck! I brought in the investment when Chief Meng was still around! That means the Investment Promotion Agency owes me money! Meng Xianglin told me that he had asked the agency to give me my money! 50,000 RMB!” He turned to Luo Haiting. “Director Luo, Chief Meng, asked your Office Department to give me my money in cash! If you don’t believe me, you can call and ask him.”

Luo Haiting is looking terrible. She knows the relationship between Meng Xianglin and Dong Xuebing, and he is purposely creating trouble for Dong Xuebing. “Chief Meng has retired, and he doesn’t represent the agency anymore!”

Dong Xuebing narrowed his eyes. Meng Xianglin… you created this mess, and you want me to wipe your ass?! Fat hopes! You are retired, and instead of recuperating in the hospital, you want to order me around? You still want to interfere with the Investment Promotion Agency and want us to give money!? Who do you think you are?! Dong Xuebing still has not forgotten how Meng Xianglin set him up for the Lunar New Year’s celebration. This old bastard is too much!

Wang Shaoyan roared. “Are you all not returning the money you all owe?!”

Dong Xuebing looked at Wang Shaoyan coldly. “I have not seen any contract or document about your deal with Meng Xianglin, so don’t talk to me about our agency owes you money! This is between Meng Xianglin and you. Go and find him. Do you think a government department will give you money because of a private deal between you and Meng Xianglin?! Do you think it is possible?”

Wang Shaoyan nodded and pulled a chair over. He sat and shouted. “If I don’t see my money, I will not leave! I will stay here until you all pay me!”

Luo Haiting scolded. “What are you trying to do?!”

Dong Xuebing can’t be bothered and took out his mobile phone. “Hello, is this the Police Department? I am Dong Xuebing!”

Wang Shaoyan’s face turned black, and shouted. “Fine. I don’t believe you all dare to keep the money you all owe me! You just wait and see!” He turned and left.

Chapter 382 – The reporters are coming?

The next morning.

The weather is good.

Dong Xuebing drove the Toyota Camry to work. But before he can enter the Investment Promotion Agency’s compound, he saw that hooligan, Wang Shaoyan, and a middle-aged man standing outside, talking about something. Dong Xuebing stopped his car by the roadside and rolled down the windows. He heard what they are talking about, and his face changed.

Wang Shaoyan asked. “Are you here for a consultation? I tell you, don’t ever invest in Yan Tai County. These people are conmen. I guarantee that you will not get a single cent back if you invest here. Losing your investments is fine, but you will get lots of debts.”

That middle-aged man frowned and wants to continue his way into the agency.

Wang Shaoyan continued to pester him. “You must believe me. I was cheated on by them, and that’s why I am warning you. Don’t be cheated. Invest your money elsewhere.”

The middle-aged man couldn’t stand Wang Shaoyan and walked away.

Wang Shaoyan sneered and lit a cigarette.

Damn it! Dong Xuebing is furious. “Guards! Get his man away from here!”

Wang Shaoyan turned and looked at Dong Xuebing. Before the guards arrive, he spat on the floor and walks away. He had heard of Dong Xuebing before and knows Dong Xuebing is not someone he can trifle with. But he has been a hooligan since young, and furthermore, it is the agency who owes him money. Therefore, he is not afraid of Dong Xuebing. 50,000 RMB is not a small amount, and he will create trouble at the agency every day until he gets his money!

The security guards arrived. “Chief Dong.”

Dong Xuebing gave the guards a stare. “Pay attention to the surroundings! Don’t ever let that man come again. Chase him away if he comes again. If he refuses to leave, call the Police!”

“Yes, sir.” The two security guards nodded.

If Dong Xuebing was still with the Public Security, he would have given Wang Shaoyan a kick. But he is the Head of the Investment Promotion Agency and cannot use the same aggressive working style anymore.

Back in his office, Guo Panwei showed Dong Xuebing his next week’s schedule. “Chief, Wang Shaoyan had come again?”

Dong Xuebing nodded. “I had chased him away. The Investment Promotion Agency has never given incentives to non-government personals before. This is considered bribery. What Meng Xianglin did is nonsense. I think the agency had accomplished its target last year through this method. He still wants the County Government to pay for him?! He might be able to cover up this if he is still the Chief. Hah! Now, he wants to push the responsibility to us after he retires?! That Wang Shaoyan still dares to create trouble outside our main gate?!|

Guo Panwei also scolded Wang Shaoyan with Dong Xuebing.

Ring… ring… ring… the phone in Dong Xuebing’s office rang.

Guo Panwei answered. “Hello, Investment Promotion Agency… Oh… Please wait…” He passed the phone to Dong Xuebing and whispered. “It’s Mayor Zhao.”

Dong Xuebing answered.

Zhao Xinglong said. “Chief Dong, how is your agency’s progress?”

“Everything is going well, and I will be going out to meet investors this afternoon. We hope to achieve 40 million RMB this month.”

“Meeting the investors? Postpone it first.” Zhao Xinglong said. “I received news that reporters from Xin Hua Agency will be visiting our County for an interview about attracting investments.”

Dong Xuebing’s brows twitched. “Xin Hua Agency?”

“This is a last-minute decision. They are supposed to be interviewing other County’s Investment Promotion Agencies in our province. Maybe they had completed their tasks earlier and decided to include our County. They will be visiting some of the investment projects and might be visiting the Investment Promotion Agency. After all, the higher-ups are taking a serious look at attracting investments. Party Secretary Xiang and Mayor Xie had given orders to treat this interview seriously.”

Dong Xuebing asked. “Is it Xin Hua Agency’s branch?”

Xin Hua Agency’s Hebei branch might be influential. Still, Xiang Daofa and Xie Huilan should not be so concerned over this.

Zhao Xinglong replied. “The reporters are from Xin Hua Agency’s branch. But I heard one of the reporters is from Xin Hua Agency’s head office and he is the classmate of a reporter from the local branch. He is accompanying him for this interview on his way to his hometown. Even though he is not coming here because of us, but we must treat him with respect.”

Dong Xuebing understood why his higher-ups are treating this interview seriously. That reporter is from a National level news agency. Just the reporter from this news agency’s branch is enough to create a big hoo-ha in Yan Tai County, let alone a reporter from its head office. Dong Xuebing sighed. Everyone will be panicking when reporters visit the grassroots counties. They have no choice as media is more important than anything. They must treat these reporters with respect and provide the best food and even give them red packets. The local governments only hope the reporters will not make up stories. Suppose these reporters are unhappy or feel offended, they will write some things that are not in favor of the local government, and even the County’s leaders might be implicated.

“Then what should we do?” Dong Xuebing asked.

Zhao Xinglong replied. “The reporters will be arriving tomorrow. You need to make some preparations at the Investment Promotion Agency, and inform the people-in-charge of the various projects to make sure nothing will go wrong tomorrow. This interview will be focusing on project constructions. We must not let those reporters find fault with us.”

Dong Xuebing asked. “What about the hosting duties?”

“Cao Xupeng and I will be accompanying the reporters. You will plan the itinerary for the reporters, and it will be better to showcase some of our better projects.”

Dong Xuebing nodded. “Alright. I will make the preparations now.”

Zhao Xinglong had started his career from the village and worked his way upwards. Maybe it is because of his previous experiences. He dislikes reporters. These people are not his superiors, but sometimes they are more important than the higher-ups. He had met reporters who just like to nitpick and make up stories.

After hanging up, the phone rang immediately.

It’s Deputy Party Secretary Cao Xupeng. “Xiao Dong, it’s me. Do you know that the reporters from Xin Hua Agency are coming?”

“Yes. I know.” Dong Xuebing laughed. “Mayor Zhao had just ordered me to do the preparations.”

Cao Xupeng and Dong Xuebing has a good relationship and are more casual in their conversation. “Alright, then I will not say more. This time, the County Party Committee had given the orders to your Investment Promotion Agency. You must treat this seriously. You all don’t need to achieve anything, but nothing must go wrong.”

Dong Xuebing acknowledge and said he will do his best.

After hanging up, Dong Xuebing looks at his watch. “Panwei, notify all the leaders to come to my office for a meeting at 10.”

After a while, Luo Haiting, Lin Pingping, and the rest arrived.

Sun Shuli is not around as he had gone out to meet investors. Other than him, all the leaders are present.

Dong Xuebing did not beat around the bush and told them about the Xin Hua Agency’s reporters’ visit.

Lin Pingping and Luo Haiting smiled wearily the moment they heard this. Jiang Hailiang smacked his lips and frowned. Reporters had visited Yan Tai County’s Investment Promotion Agency in the past, and their visit had caused too many disturbances to their work. For two days, the agency had to accompany the reporters to dine and play. This caused many delays in their work, and the Provincial-level reporters did not mention them in their articles. This is considered a blessing. When they heard it will be the reporters from Xin Hua Agency, they immediately feel upset. Xin Hua Agency’s reporters are more influential than the provincial-level reporters.

Dong Xuebing saw their expressions and understood what they are thinking.

There is a saying… beware of thieves, robbers, and reporters. They are all from the same category.

Dong Xuebing also dislikes reporters. His foul temper cannot tolerate others nitpicking him, and he might even scold the reporter. To him, these Xin Hua Agency’s reporters are just giving them problems. Why did you change your schedule and visit us? But when he remembered Xie Huilan’s cousin, Xie Jing, is also working in Xin Hua Agency, Dong Xuebing stop cursing them.

Dong Xuebing cleared his throat. “Don’t bring emotions into work. It’s good for the reporters from Xin Hua Agency to visit us, and it will be a testimonial to our work. If they can find problems with us, we will change. This is also benefiting us, right?”

Lin Pingping, Jiang Hailiang, and the rest replied. “Yes.” But their tone is still unmotivated.

Dong Xuebing continued. “Now, I will arrange the tasks. Director Luo, you will take charge of our agency’s cleanliness. Get your staff to clean up the place and inform all the staff members to take care of the reporters. Section Chief Lin and Section Chief Jiang. Handover your work to your people temporarily and prepare the itinerary for the reporters’ visit tomorrow. Pick a few better projects and speak to the investors…”

Everyone acknowledges and leaves to do their work.

Dong Xuebing stopped Luo Haiting from leaving. “How much is the usual practice for red packets?”

Luo Haiting looks at Dong Xuebing. “There is no standard amount to give. The last time when reporters visited us, the agency gave them 500 RMB each.”

Dong Xuebing thought for a while. “Then we will give them 1,000 RMB each.”

“… will it be too much?” Luo Haiting is in charge of the agency’s finances and knows the agency doesn’t have much money left. “Compared to other agencies and departments, our agency is not rich.”

“Hmph. Do you think I want to give? It will be better if these people can leave early.” Dong Xuebing did not hide his hatred for these reporters in front of Luo Haiting. “Just give them 1,000 RMB red packets.”

Luo Haiting knows Chief Dong is not treating her as an outsider and felt comfortable. “Ok. I will make the preparations and will give them the red packets during lunch tomorrow.”

“Ok. You can decide on this.”

Xinhua News Agency

Chapter 383 – The reporters are finding trouble!

Next day.

Morning.

The Xin Hua reporters are scheduled to arrive in Yan Tai County at 9.30 am. Dong Xuebing woke up early to have his breakfast before rushing to the Investment Promotion Agency. He held a meeting with his subordinates to remind them not to offend those reporters before rushing out to the County Government building in his Camry. Zhao Xinglong and the other County Government staff are ready. When Dong Xuebing reached, Zhao Xinglong asked his men to prepare the cars. At the same time, he went to Deputy Party Secretary Cao Xupeng’s office with Dong Xuebing.

10 minutes later.

Zhao Xinglong looked at his watch. “It’s 9.30 am, and they should be arriving.” Cao Xupeng looked at Dong Xuebing. “Xiao Dong, is the itinerary prepared?” Dong Xuebing took out the itinerary he prepared. “Don’t worry. There should be no problems. We had contacted the few projects we will be visiting, and everything is prepared.”

Ring… ring… ring… Zhao Xinglong’s phone rang.

Zhao Xinglong answered. “Hello, it’s me… What is it? What? Where did they go?” He is looking terrible. “Where is their location? What time will they arrive? Ok… Alright. I know.” After hanging up, Zhao Xinglong looked at Cao Xupeng. “I had just received news that the Xin Hua reporters are not coming to the County Government Building. They went straight to the pork processing plant once they reached. That project had just started construction. What’s there to see?” Cao Xupeng frowned. “How can they go there without informing us?”

“I have the feeling that they are here with ill intentions.” Zhao Xinglong replied.

Dong Xuebing is also pissed as he did not expect these reporters to ignore the local leaders and do whatever they like. “This group of people thinks too highly of themselves. Are they expecting us to go out to receive them? Do they think they are leaders from the Central Government?” Cao Xupeng stood up. “Let’s go. They are being too arrogant and look down on our County.”

Zhao Xinglong and Dong Xuebing followed Party Secretary Cao downstairs.

Dong Xuebing knows this is not the issue of putting on airs or not. This is basic courtesy. Even if the Provincial Xin Hua Agency branch had informed the County Government about the interview, the reporters should be accompanied by local leaders. If not, they might as well don’t inform and do whatever they want. Despite informing the County Government about their visit, they still go to the project sites independently. This is not respecting the local authorities.

Along the way.

Dong Xuebing called the boss of the pork processing plant, Liang Zeyuan. “Hello, Mr. Liang. I’m Dong Xuebing.” “Oh, Chief Dong. I was just about to call you.” Liang Zeyuan replied. “Where are there a few reporters from Xin Hua Agency at the factory? I had just arrived. I rushed here after my workers informed me. Those three reporters are interviewing my workers and stopping them from working. I wonder what are they up to? Is this arranged by the Investment Promotion Agency? If you are the one who arranged for these reporters’ visit, I will be glad to receive them. Haha…”

Dong Xuebing briefly explained the situation to Liang Zeyuan.

Liang Zeyuan frowned. “That means these people had come here on their own accord?! They are delaying the construction.” Dong Xuebing replied. “I’m sorry, Mr. Liang. We are not aware of their visit. I will have informed you in advance if I know they will be visiting your plant.”

“It’s ok. What’s there to be sorry about? I will ask my workers to be more cooperative and just say nice things. Hahaha… I understand…” Since Dong Xuebing “finished” three bottles of Maotai, Liang Zeyuan drank with him again. Both of them became friends, and Liang Zeyuan will definitely help Dong Xuebing.

10.00 am.

The cars from the County arrived at the pork processing plant site.

The fund was just in, and the workers had just started building the cold storage foundation. The area is bare, and only some construction materials are placed in a corner.

After alighting, Cao Xupeng walks over with Zhao Xinglong and Dong Xuebing.

Liang Zeyuan saw them and went over to greet him. “Mayor Zhao, Chief Dong.” Dong Xuebing introduced. “This is Party Secretary Cao.”

Liang Zeyuan quickly greeted Cao Xupeng and shook their hands.

Those few people, who were speaking to a construction worker, turned and looked at Cao Xupeng, Zhao Xinglong, and Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at those two women and one man. They are around 27 or 28, and those two Xin Hua Agency women were wearing their reporter passes on their chest. One of them is called Wang Na, and the other is Wang Ting. They are from the Provincial Xin Hua Agency branch. That man is not wearing his reporter pass, and he should be the reporter from Xin Hua Agency head office. He is here because he is accompanying his former classmate while on his way to his hometown.

Cao Xupeng extended his hand. “I represent Yan Tai County to welcome you all.” Wang Na and Wang Ting shook his hand. “Thank you, Secretary Cao.”

After the introduction, Dong Xuebing knew that man is called Li Shengbing. He is a news editorial reporter with Xin Hua News agency. He is good looking, but Dong Xuebing noticed him giving him a stare during their introductions. That look in his eyes made him uncomfortable.

Although Zhao Xinglong is unhappy with these reporters, he did not show it. “Where will you all be focusing your interviews on?” Wang Na replied. “We are just walking around and will not be focusing on certain areas. We passed by this area this morning and stopped for a short interview. We understand attracting investment is tough, and that’s why we did not want to trouble you all and go to the County Government. I’m sorry to make you all come all the way here to receive us.”

Cao Xupeng laughed. “It’s alright. We are all doing our jobs.”

After a short chat, Zhao Xinglong told the reporters. “Chief Dong is in charge of this pork processing plant. You all can ask him any questions about this project.”

Wang Ting is holding a camera and a notebook, and she seems to be the one in charge of taking pictures and recording notes.

Wang Na is the leader of the group. She looks at Dong Xuebing. “Ok. I was about to ask you all. I heard from the workers earlier that this plant is a new project, right? Has the construction been approved?” Her first sentence was still fine, but her question made Cao Xupeng and Zhao Xinglong frowned. They sense that these reporters were not here for interviews and are more like nitpicking on them.

Li Shengbing narrowed his eyes and asked. “Starting the construction without approval is not according to the procedures.” Dong Xuebing glanced at him, and calmly replied. “The land has been approved, and the construction approval is still in process. This is nothing special as most of the projects will start construction while waiting for approval. It is also considered a form of benefit for the investor. If we wait for the approval, it might take one or two months. The investors cannot afford to wait so long.”

Li Shengbing looked at Dong Xuebing and asked. “Chief Dong, are you complaining about the approval department’s efficiency?” Dong Xuebing’s face changed. “Reporter Li, I did not say that.” Damn! This guy is finding trouble.

Li Shengbing looked at Wang Ting, and she quickly wrote it into her notebook.

Dong Xuebing is furious. “Is there a need to record this?”

Li Shengbing laughed. “We are just asking and don’t mean anything.” Dong Xuebing is about to explode as he looks at Wang Ting scribbling in her notebook. Li Shengbing’s status is different, but this interview should be conducted by the Provincial Xin Hua Agency Branch. He is from the head agency and is just accompanying his classmate… He has no right to interfere. The Investment Promotion Agency had worked hard to get this investor, and Li Shengbing is trying to screw everything up with just a few words. What’s the meaning of this?

The reporters walked around the site. They asked several sensitive questions and did not ask or record anything positive about this project.

Dong Xuebing’s face is looking more terrible.

After the interview is completed, everyone boarded their cars.

Before they left, Liang Zeyuan pulled Dong Xuebing aside. “Brother Dong, is there any trouble? My workers and materials are all prepared. If that group of Xin Hua reporters reported about my project, will the construction be delayed? I had invested all my money into this project, and any delays will cause massive losses to me.”

Dong Xuebing assured him. “Old Liang, don’t worry. Everything will be fine.”

Liang Zeyuan stared at the reporters’ car coldly. “This group of people will surely mess things up if they reported on this project!”

Back in the car, Dong Xuebing took a deep breath. “Secretary Cao, Mayor Zhao, is this still consider an interview? It’s more like an inspection by the leaders! Especially that Li Shengbing. What has this got to do with him, and why is he interfering? He had made the investor worried, and how are we going to work if they continue? It would be a miracle if they did not chase away our investors.” Zhao Xinglong reminded. “Lower down.” Cao Xupeng is also looking terrible. “These few reporters are unreasonable. The reporters in the past are not like this. I think our County might have offended someone, and they are here to cause problems for us.”

Zhao Xinglong clenched his fist. “I think so too.” Cao Xupeng sensed something was wrong when the reporters went to the project site suddenly. He felt he must report this to Party Secretary Xiang about these reporters’ attitude. If not, they might be in trouble if this negative news were reported in the papers. Which investors will dare to invest in Yan Tai County in the future?!

Chapter 384 – Scolding from Chief Dong!

Dong Xuebing is full of anger from accompanying those reporters the whole morning.

Li Shengbing kept causing trouble for the Yan Tai County’s leaders and did not follow the itinerary prepared by Dong Xuebing. They made it look like they are leaders making their rounds in the County and even made surprise checks on many new projects. These surprise checks caught the investors off guard, and they recorded all the small issues. The investors were worried about their projects and asked Dong Xuebing about them.

Even the mild-mannered Cao Xupeng is furious, let alone Dong Xuebing.

They can tell these reporters were biased from the start.

Dong Xuebing analyzed the situation and felt Li Shengbing and the other two reporters are purposely nitpicking Yan Tai County. What Cao Xupeng said should be true. Yan Tai County should have offended someone, and that person is close with this group of reporters. That’s why the reporters are here to find trouble. Another possibility is this group of reporters had not discovered any issues in the past few days and felt their article is not explosive enough. That’s why they pick Yan Tai County to ‘spice’ up their article and make it more ‘entertaining.’ After all, positive news articles will not attract readers.

But no matter how angry they are, these reporters are from Xin Hua News Agency, a National level newspaper. Cao Xupeng had informed Xiang Daofa and was instructed to host these reporters, especially Li Shengbing. They must not write any negative articles about Yan Tai County in any of their newspapers. Li Shengbing is from the head agency, and if he reported about Yan Tai County, it would be bad news for the whole County.

The interviews were temporarily halted before noon.

Zhao Xinglong said. “We have prepared lunch in our guesthouse, and it’s about lunchtime. Shall we have lunch now?”

Li Shengbing looked at Zhao Xinglong and laughed. “How about we have lunch at the Investment Promotion Agency? We can take a look at the agency too.”

Wang Na agreed. She is Li Shengbing’s former classmate.

Cao Xupeng saw Zhao Xinglong’s face changed and quickly interrupted. “Alright. We will have lunch at the Investment Promotion Agency. Xiao Dong, can you make the arrangements?”

Dong Xuebing took a deep breath to suppress his anger and nodded.

After boarding the car, Dong Xuebing called Luo Haiting to get her to prepare a more sumptuous meal. The County Government cars are to lead the way to the Investment Promotion Agency. When Dong Xuebing was the Chief of the General Affairs Office, he had arranged lunch for leaders. He had hosted Xie Huilan’s father, Xie Guobang, at the State Security Branch, and he is not as troublesome as Li Shengbing. Xie Guobang is a Deputy State level leader with the Central Government!

Dong Xuebing had lost count of the number of times his phone rang on his way to the Investment Promotion Agency.

“Hello, Chief Dong. I am Old Wang from the battery factory. Did Xin Hua Agency’s reporters visit our factory earlier? What is going on? Is it about the environmental issue? But we had agreed that we will follow the environmental standards set by the County Government. How come I heard from my workers that the reporters are talking about international standards? This is not stated in our contract. If we have to change it, we will not bear the losses.”

Dong Xuebing quickly explained. “Mr. Wang, they are only suggesting this. Don’t worry.”

“But this will be reported on the papers. Our factory cannot withstand all these.”

Dong Xuebing almost threw his phone on the floor after hanging up. These bastards are just here to create problems for him. You all don’t understand the situation in Yan Tai County and still dare to talk nonsense. International standards?! It’s easy for you to say! What do you know? Dong Xuebing looked at the reporters’ car coldly.

Cao Xupeng looked at Dong Xuebing. “They will be leaving in the afternoon, and this is not a good time to clash with them. Xiao Dong, you must try to control your temper.”

Dong Xuebing nodded and took a few deep breaths. They better leave soon, or else Dong Xuebing might beat them up.

…….

Noon.

12 pm.

When the convoy is about to reach the Investment Promotion Agency, Dong Xuebing’s phone rang again.

Luo Haiting shouted over the phone the moment Dong Xuebing answered. “Chief! Don’t let the reporters come to the agency first. Something happened!” Someone is shouting in her background.

Dong Xuebing asked loudly. “We are almost there. What happened?”

Cao Xupeng and Zhao Xinglong looked at Dong Xuebing.

Luo Haiting replied. “Wang Shaoyan is here again. The guards saw him and chased him away, but he is lying on the ground, refusing to move. He still claimed we had beaten him up, and a crowd had formed. We cannot remove him by force.”

Dong Xuebing shouted over the phone. “Get rid of him immediately! I give you all one minute! Our cars had crossed the junction and is reaching!”

“Errr… It’s too late. I… I will try my best…”

Cao Xupeng asked. “What happened?”

Dong Xuebing quickly explained and said. “That Wang Shaoyan is an unreasonable hooligan. Secretary Cao, let’s go elsewhere for lunch.”

But it was too late. They could hear shouting from afar and saw a crowd outside the Investment Promotion Agency. Li Shengbing, Wang Na, and Wang Ting had seen the commotion, and Li Shengbing even stuck his head out for a better look.

Cao Xupeng is furious. “Why is this happening now?”

Dong Xuebing can only reply. “I had not done my job well.”

“I know about Wang Shaoyan.” Zhao Xinglong helped Dong Xuebing explain. “He is a local hooligan and had even come to my office to create trouble last year.”

The cars stopped, and everyone alighted.

Wang Shaoyan lies down on the road in front of the Investment Promotion Agency’s main gate. Sun Shuli, Luo Haiting, Lin Pingping, and the rest of the agency’s leaders stood there. Jiang Hailiang, two young staff members, and the security guards were trying to pull him away. But Wang Shaoyan was rolling and shouting on the road. “The people from the Investment Promotion Agency are hitting me! Is there any justice?!”

The bystanders were pointing and discussing Wang Shaoyan.

Luo Haiting and the rest were panicking. They heard the Xin Hua reporters are looking for trouble with Yan Tai County, and nothing must go wrong at this moment. They saw Cao Xupeng, Zhao Xinglong and Dong Xuebing and quickly walked over.

“Secretary Cao.”

“Chief.”

“Mayor Zhao.”

Dong Xuebing pointed at them and was about to scold them, but he knew it’s not their fault.

Cao Xupeng ordered. “Call the Police to bring him away!”

Luo Haiting immediately took out her phone to call the Public Security Bureau.

Li Shengbing, Wang Na, and Wang Ting had already walked over to Wang Shaoyan.

Li Shengbing asked. “Hi, we are reporters from Xin Hua News Agency. What happened?”

Wang Shaoyan’s eyes brighten up when he heard these people are from reporters. He grabbed Li Shengbing. “Mr. Reporter! You are here at the right time. Look! They had beaten me up!” He pretended to hold his elbow in pain. “They almost broke my arm. Is this still a government agency?! Mr. Reporter! You must help me seek justice!”

Dong Xuebing exploded. “Shut up! Who had hit you?!”

Wang Shaoyan is not afraid as reporters from Xin Hua Agency are around. “He… he… and him… had hit me!”

Before Dong Xuebing, Sun Shuli, and the rest can say anything, Wang Na asked. “Why did they hit you?” Li Shengbing whispered to Wang Ting, and she took out her notebook to record.

Zhao Xinglong’s face changed. “Hey! This should not be part of your interview, right?”

Li Shengbing replied. “Someone is hurt, and we must uncover the truth. I am accompanying Wang Na and Wang Ting to interview the Investment Promotion Agency. This is part of our interview.” He turned to Wang Shaoyan. “What happened? Tell us about it.”

Wang Shaoyan looks around and shouted. “The people in the Investment Promotion Agency are corrupted! They are afraid I will expose them, and that’s why they hit me!”

Sun Shuli shouted furiously. “Wang Shaoyan! Stop accusing us!”

Luo Haiting, Jiang Hailiang, and the rest were about to swear at him.

Wang Shaoyan raised his voice. “You all are not corrupted?! Ah?! We had agreed that I will get 50,000 RMB for every investment I bring in! But how come I am not paid after so long?! Where has the money gone?! It must be you all who took my money! I am here to get back my money, and you all hit me! F**k! There must be something going on inside! Mr. Reporter, you must report their wrongdoings in the papers and let everyone knows about what they did!”

Wang Na blinked and kneeled beside Wang Shaoyan. “Can you tell me more details?”

“This person is a hooligan! Why are you all asking him? Can his words be trusted?” Zhao Xinglong said to the reporters. “I will explain to you all about this matter. Let’s go in first.”

Li Shengbing looked at them. “You all leaders can go in first. We want to find out more about this incident.” He took out a camera and started taking pictures. He ignored the Investment Promotion Agency’s staff’s explanations and took pictures of the signboard, bystanders, Wang Shaoyan, etc. He is obviously taking Wang Shaoyan’s account only and even had a smug look on his face.

Wang Na and Wang Ting continued with their interview with Wang Shaoyan.

Dong Xuebing could not stand it any longer. He rushed forward. “Who the f**k had given you permission to take photographs?!”

Everyone is stunned. Chief Dong dares to scold the reporters from Xin Hua New Agency!

Chapter 385 – Scolding!

Noon.

Investment Promotion Agency.

Li Shengbing, Wang Na, and Wang Ting looked at Dong Xuebing angrily. “Who are you scolding?”

“I am scolding you all!” Dong Xuebing continued. “Xin Hua News Agency?! Do you all even understand what we are saying?!” Cao Xupeng and Zhao Xinglong knew Dong Xuebing’s foul temper had acted up again. They were also angry with these reporters, but they cannot offend Xin Hua News Agency. Scolding the reporters now is making things worse, and they will have more things to write. Cao Xupeng quickly shouted at Dong Xuebing. “Xiao Bing! Watch your attitude!” Zhao Xinglong also gestured to Dong Xuebing to ask him to keep quiet.

Dong Xuebing ignored them. “Secretary Cao, Mayor Zhao, I had tolerated them the whole morning! Who the hell do they think they are?! Did they really think they are someone great?!” Cao Xupeng gave Dong Xuebing a stare. “Stop it!” Li Shengbing was pale with anger. “Are you even a civil servant?! Is this the way you work?!”

“You are nobody to care about how I work!” Dong Xuebing stared at Li Shengbing in his eyes and pointed at him. “I had never seen anyone as shameless as you all! What place is Xin Hua News Agency? What is a newspaper agency? Do you all even know about your duties as a reporter?! You all f**king dare to criticize our work?! The first rule of a journalist is to uphold the truth through unbiased reporting! But what did you all do? You all had been nitpicking over everything since you all arrived here! You all cannot see our results, refused to find out the County’s current situation, and ignored what the investors and people said! You all just keep finding faults with us! Who gave you all the authority to do this?! Ah?!”

Li Shengbing sneered. “Recording all the flaws is not unbiased reporting?! Who said that?! We don’t need you to teach us how we work!” Luo Haiting is afraid things will be blown out of proportion and quickly rushed over with Sun Shuli to pull Dong Xuebing back. “Chief!”

Dong Xuebing could no longer hold back and points at Li Shengbing. “You! Why the hell are you here?! The Provincial Xin Hua News Agency Branch had told us about the interview! Who the hell are you?! Are you from the Provincial Xin Hua Agency Branch?! Are you authorize to say anything here?! We are hosting the reporters from Xin Hua Branch, and why are you tagging along?! I had tried my best to ignore you, but you just can’t stop creating trouble for us!”

Cao Xupeng knew he could not hold Dong Xuebing back. He quickly called Xiang Daofa to tell him about the situation.

More and more people gathered as Dong Xuebing started scolding the reporters.

More than a dozen staff from the Investment Promotion Agency are looking out of the windows, and some even walked out. They had heard about Xin Hua Agency reporters purposely finding trouble with them and were excited to see their Chief scolding them. This is also their first time seeing Chief Dong’s legendary working style, and they even wanted to join in. But none of them dare to scold those reporters in public. Chief Dong is the only person in the whole Yan Tai County who dares to scold them.

Wang Na and Wang Ting were also angry. “You are full of vulgarities! What sort of leader are you?!” Li Shengbing added. “You are a black sheep and must be removed from your position! I will report you to the higher-ups when I get back!”

Dong Xuebing laughed. “Oh, when did you become a Commission for Discipline Inspection officer? Your identity can switch so fast!” Xiang Daofa had answered Cao Xupeng’s call, and he overheard Dong Xuebing scolding the reporters.

Xiang Daofa slapped his forehead and is speechless. “What is Xiao Dong doing?! Old Cao! Drag Xiao Dong away! You will host those reporters yourself, and don’t let Xiao Dong get close to them! He is just a trouble maker! Hurry! We might still salvage the situation!” Xiang Daofa will also stand to gain if the County can attract more investments. That’s why his attitude towards Dong Xuebing changed slightly after the Investment Promotion Agency brought in 20 million RMB worth of investments. He had closed one eye during the ball and when Dong Xuebing created chaos in the Finance Department. But Xiao Dong is scolding the reporters now, and this is not a small matter.

After hanging up, Cao Xupeng walks over quickly. “Xiao Dong, enough!” Dong Xuebing had vented his anger and stopped scolding.

Cao Xupeng looks at Li Shengbing and the rest. “Let’s go in to have lunch first. Chief Dong is a bit rash as he is worried about the County’s economic development. I will reprimand him later.”

Li Shengbing coldly replied. “Just reprimand him?” Wang Na looks at Wang Shaoyan, who was still sitting on the floor. “I think what this guy said about corruption is true.”

“Then, we should investigate it.” Li Shengbing took out his camera and continued to take pictures. This time, he even took pictures of Cao Xupeng and Zhao Xinglong. After that, he kneeled beside Wang Shaoyan and asked. “Tell me about the 50,000 RMB. Why did you say they refuse to give it to you?” Cao Xupeng’s brows twitched as he was about to explode from his anger.

Sun Shuli shouted furiously. “The Investment Promotion Agency has never promised him 50,000 RMB! There are no contracts or documents on this transaction! We will not give him money like this! What do you all mean by this? Are you all saying that we must give out money when people come and create trouble?! If we refuse to give them, we are corrupted? The money belongs to the government and the people! We cannot give out money just because someone claims we owe them! Have you all find out about the whole situation first?! Ah?!”

Li Shengbing turned and looked at Sun Shuli. “I only saw you all beating up a commoner!” Luo Haiting replied. “We had never hit him! He had come to create trouble at our Agency more than once! What’s wrong with us chasing him away?! He had feigned his injuries! I don’t believe everyone here did not see it!”

Li Shengbing ignored them and continue to ask Wang Shaoyan questions.

Wang Shaoyan poured his ‘sorrows’ to Wang Shaoyan.

Dong Xuebing looked at Li Shengbing coldly. “Are you done?! Li Shengbing! What are you all up to? You all claim to be upholding justice for the commoners, but you are just listening to his side of the story and ignoring our staff. Is this how you uphold justice?! Stop pretending. You want to find trouble with us?! Fine!” Dong Xuebing looked at the reporters. “You all! Show me your reporter passes!” Li Shengbing stared at Dong Xuebing. “You want my pass?!” Wang Na looked at Dong Xuebing furiously. “Can’t you see I am wearing it?”

“I can’t see it!” Dong Xuebing looks at them. “Xin Hua News Agency is a national news agency, and they have the best reporters in the country. But I can only see you all being unreasonable. I suspect you all are not from Xin Hua News Agency reporters! Alright! Give me your passes now. If you all don’t have journalist passes, the Public Security will be glad to bring you all back for impersonation!” Li Shengbing took out his pass from his pocket and threw it at Dong Xuebing with a smirk.

Wang Na and Wang Ting also gave their passes to Dong Xuebing.

Dong Xuebing looked at the three passes in his hands and nodded. He turned and walked to a corner to make a call.

No one knows what Dong Xuebing is up to.

Dong Xuebing made a call, and someone answered after a few rings.

Xie Hao shouted excitedly. “Haha, Brother-in-law! My idol! Why are you calling me today? Are you in Beijing now?! Where are you? I will go and look for you now!” Dong Xuebing lowered his voice. “I need your help. What position is your Second Sister holding in Xin Hua News Agency?” “Second Sister? She is from the HR department. I remember she is a Section Chief with Deputy Divisional Chief’s benefits. Why are you asking?” Deputy Divisional Chief’s benefits from the HR department?! She has high authority.

“A few Xin Hua News Agency reporters had come to our Investment Promotion Agency to create trouble…”

“Hmph! How dare they do this? Xin Hua News Agency? My Second Sister’s family is very close to Xin Hua News Agency’s Chief Editor. Do you want me to help you get the Chief Editor’s number?” The Chief Editor of Xin Hua News Agency is a Ministerial level official.

Dong Xuebing replied. “He also doesn’t know me. Can you give me your Second Sister’s mobile number?”

“Sure. You take it down…” Xie Hao told Dong Xuebing the number.

After hanging up, Dong Xuebing immediately dial Xie Jing’s number.

The line got through. “… Hello? Who is it?” Dong Xuebing cleared his throat. “Xiao Jing. I’m Dong Xuebing. Is it convenient to speak now?”

Xie Jing paused for a second and laughed. “Brother-in-law. It’s convenient now. What is it?”

Xie Jing is a few years older than Dong Xuebing, and it felt awkward to hear her calling brother-in-law. Dong Xuebing said. “Someone from Xin Hua News Agency news-editorial section had come to our Agency to create trouble. He did not find out the truth and jumped to conclusions. He even tried to interfere with our work and even claim he will get me fired by complaining against me to the higher-ups. Hmph! I don’t understand how he can become a reporter!” Xie Jing frowned. “What’s his name?” “… Li Shengbing.” Dong Xuebing also told Xie Jing Li Shengbing’s work pass number.

“Wait a minute. I will make a call first.” The line on the other end went silent. Xie Jing had muted the call, and she came back after a while. “… there is someone named Li Shengbing in our domestic news section. Brother-in-law, can you pass the phone to him? I will reprimand him.”

Chapter 386 – Gone!

Outside of the Investment Promotion Agency.

It was getting tense.

More and more staff from the Investment Promotion Agency had come out to watch the commotion. They are standing along the corridors and out through the windows. The group of passersby, Cao Xupeng, Zhao Xinglong, and the Agency leaders, looked at Dong Xuebing, who was on the phone. All of them do not know who Dong Xuebing is calling.

Suddenly, Dong Xuebing walked towards the reporters and held his phone out.

Li Shengbing, Wang Na, and Wang Ting looked at him, “… what do you want?!”

“Answer it!” Dong Xuebing looked at Li Shengbing. “It’s your leader!”

Cao Xupeng and Zhao Xinglong exchanged looks. They were shocked. Xiao Dong has connections with the leaders in Xin Hua News Agency?!

Li Shengbing frowned and did not take the phone.

Wang Na and Wang Ting were suspicious and wonder which leader is Dong Xuebing talking about.

Dong Xuebing let out a sneer. “You don’t want to answer it? Fine.”

“Wait!” Li Shengbing saw Dong Xuebing was about to say something over the phone, and he quickly stopped him. He took the phone from Dong Xuebing and wonders who Dong Xuebing has contacted. Dong Xuebing is a leader from Yan Tai County, and how can someone from such a backward place know the higher-ups of Xin Hua News Agency? Xin Hua News Agency Head office is an independent department and does not have many dealings with the grassroots level. Furthermore, Li Shengbing is a deputy team leader and has some connections within the agency.

Li Shengbing answered the phone. “Hello?”

“You are Li Shengbing from the domestic news-editorial department?” A woman asked coldly.

A woman? She sounded young. Li Shengbing frowned and asked. “Yes. You are?”

Xie Jing did not reply to him. Her tone is totally different now. “Your direct supervisor is Li Xudong, right?! Hmph! I didn’t know Old Li’s staff is so capable to teach Yan Tai County how to work! You still dare to threaten the leader of their Investment Promotion Agency?! Good job! Li Shengbing, how was your inspection there? How many black sheep have you discover?”

Li Shengbing’s face changed after hearing the woman’s sarcastic words!

Li Xudong? Director Li? He is not Li Shengbing’s direct supervisor. He is his supervisor’s leader!

The woman had called him Old Li and sounded close to Director Li!

Li Shengbing’s heart is racing, and his tone changed. “Sorry. May I know who I am speaking to?” He asked and suddenly remembered a person’s name.

Xie Jing replied emotionlessly. “I am Xie Jing from HR!”

Oh my god! It’s really her! Li Shengbing’s hand shook, and he nearly dropped the phone. “Sec… Section Chief Xie!”

Xie Jing, the youngest higher executive of Xin Hua News Agency, is working in the HR department. She has high authority and influence with her position, but that’s not all. Everyone within the agency knows Xie Jing is close with their Chief Editor’s family. They are close, not only at work. When the Chief Editor’s wife visits the agency, she will drop by Section Chief Xie’s office for a chat, and it’s an open secret.

How come it’s her?!

Li Shengbing knew he had picked a fight with the wrong person this time!

Xie Jing saw Li Shengbing not saying anything, and she continued. “Li Shengbing… you are too daring. Is it fun to use your status as Xin Hua News Agency reporter to bully others? I think the HR department must reassess you. Alright. Come and see me at the HR department when you are back!”

Li Shengbing turned pale. “No… Section Chief Xie… No… I…”

Luo Haiting and Lin Pingping were standing near Li Shengbing, and they were shocked to see the changes on his face.

Xie Jing continued. “Even I have to address that ‘black sheep’ Brother! You really dare to offend anyone!”

“No… Section Chief Xie! Section Chief!” The line was cut.

Everyone saw Li Shengbing’s panicking expression and immediately understood what happened. He must have been reprimanded by his leaders. Lots of people look at Dong Xuebing and wonder what sort of background does he have.

Wang Na asked anxiously. “Shengbing, what happened?”

Li Shengbing did not explain anything and quickly walks over to Dong Xuebing. “Chief Dong, I’m sorry for my bad attitude earlier and had jumped to conclusions before finding out what happened. My leader had reprimanded me.”

Dong Xuebing asked. “If your leader had not reprimanded you, we will be at fault for this incident?”

Li Shengbing gritted his teeth. “No… no… I have realized my mistake.”

Dong Xuebing looked at Li Shengbing and turned to Wang Na and Wang Ting. “Look at you all! Do you all still look like reporters?! Ah?! Do you all think that you all can do whatever you want because you all are reporters? Journalists?! I admit that the Investment Promotion Agency has some shortcomings, but it is the same everywhere. As long as we do our work, there will be issues which cannot be prevented. I also welcome you all to point out our shortcomings, so we can improve. But what did you all do?! Making a mountain out of a molehill?! Did you all take our Yan Tai County’s situation into consideration?! Do you all care about the people here?! What are you all trying to do?!”

Li Shengbing replied. “We had not done our job well. You… please forgive us.”

Dong Xuebing continued. “What’s the use of me forgiving you?! Your actions had already damaged our County’s reputation! Those investors we painstakingly invited are all panicking! Do you know the extend of the damage you brought by saying and asking all those things?! Ah?! You all can just leave after causing these damages! What about us?! What about the investors and the people here?!”

Li Shengbing quickly turned to Cao Xupeng and Zhao Xinglong. “Secretary Cao, Mayor Zhao. We apologized for what happened earlier…” He apologized again and again. In the end, he didn’t know what to say, and he took out his camera and formatted the memory card. He is scare now. Xie Jing had made it clear that he will be punished when he is back. The best scenario is getting some form of punishment and not get fired.

Cao Xupeng felt better after hearing Li Shengbing’s apologies. He finally understood why Dong Xuebing dares to scold the reporters. He knew someone within Xin Hua News Agency. All this while Cao Xupeng thought Dong Xuebing’s only has Mayor Xie as his backing and didn’t know he has other backings. Now, he knows Xiao Dong is not a pushover. He has connections in such a far department as Xin Hua News Agency.

Zhao Xinglong also took this opportunity to vent his frustrations. He reprimanded Li Shengbing for a while. After all, what Li Shengbing did was too much.

Li Shengbing could only apologize again and again.

In the end, Li Shengbing told them his leader had ordered him to return to Beijing immediately and left. Wang Na and Wang Ting could tell that they had offended someone they cannot afford to offend. They also quickly left with Li Shengbing and gave up their interview.

Everyone within the Investment Promotion Agency cheered.

The bystanders are still around, and Cao Xupeng gave Dong Xuebing a stare. “You… don’t ever do this again in the future. Go back and wait for your punishment! I also want a self-reflection letter from you!” Cao Xupeng is actually quite satisfied with this ending. Even if Dong Xuebing had not scolded those reporters, they would also nitpick on the County. But after what happened, these reporters will not dare to write anything bad about Yan Tai County after they go back.

Dong Xuebing did not say anything, and he had written lots of self-reflection letters.

Zhao Xinglong did not criticize Dong Xuebing as he had also lost his temper with those reporters earlier.

After the reporters left, Cao Xupeng and Zhao Xinglong did not remain at the Investment Promotion Agency. They returned to the County Government to report what happened. Cao Xupeng knew Xiang Daofa is unhappy with Xiao Dong and did not mention much about Dong Xuebing scolding those reporters.

After the leaders left, Luo Haiting went up to Dong Xuebing. “Chief, don’t be angry with those reporters anymore.” She was the first to react, and no one had expected Chief Dong to have connections in Beijing.

Dong Xuebing had scolded and vented all his anger. He waved his hand and turned to Wang Shaoyan. Wang Shaoyan tried to run, but Dong Xuebing ordered. “Bring him to the security guard post and wait for the Police to bring him away! You think you can do whatever you want here?! Do you think this is your house?! Go and do whatever you want in the detention cells!”

Wang Shaoyan started running but was quickly caught by the two security guards.

Dong Xuebing shouted. “Alright! Dismiss! Go back to work!”

Lin Pingping, Sun Shuli, and the rest looked at Dong Xuebing before going back to work. Xin Hua News Agency holds a special status and is influential within the country. But Chief Dong had chased their reporters away, and everyone is more impressed with him.

……

Afternoon.

Dong Xuebing calmed down after writing his self-reflection letter. He knew he had been rash again and quickly called Zhao Xinglong. “Hello, Mayor Zhao. Err… do you know what punishment I will be receiving from the higher-ups?”

Zhao Xinglong laughed. “What’s wrong? Are you looking forward to be punished?”

“I am worried.”

“Haha… Don’t worry. Everything should be fine.”

Dong Xuebing was relieved. If he got punished, he might be barred from promotion.

Chapter 387 – Someone is following Sister Xie

Afternoon. 6 pm.

County’s Party Committee Building.

The sun is setting, and the sky is like on fire.

Dong Xuebing handed his self-reflection letter to Cao Xupeng and left his office. Cao Xupeng had reprimanded him for almost half an hour in the office. He knows Cao Xupeng helps him by asking him to write a self-reflection letter and give him a lecture. If a leader wants to make things difficult for him, he will not have the chance to write self-reflection, and the incident will be escalated to the higher-ups.

At the foot of the office building, the staff is walking out of the building slowly.

But the moment Dong Xuebing steps out of the building, everyone turns and looks at him.

Dong Xuebing felt a chill down his spine and put on a straight face. He wonders why everyone is looking at him.

Although Cao Xupeng had tried to contain this incident, lots of people are at the scene. News of Dong Xuebing scolding Xin Hua News Agency reporters spread, and many people were overwhelmed. Chief Dong is always creating trouble, and the trouble he created is bigger every time. Any matter he is involved in, there will be chaos. Those reporters are unlucky to meet him. Of all departments, they created problems for the Investment Promotion Agency. Did they think the God of Plague is a pushover?

Dong Xuebing boarded his Camry, lit a cigarette, and started the engine.

Suddenly, a familiar figure walks out of the building. It’s Xie Huilan!

“Mayor Xie.”

“Mayor, are you going back?”

The staff saw her and quickly greeted her.

Xie Huilan smiled and nodded to the staff. “Thanks for your hard work. Go back and have a good rest.” She is in her usual ladies’ classy black suit.

It’s been six months since Xie Huilan was transferred to Yan Tai County. No one in the Party Committee building dares to belittle her and treat her as a young female leader brought in from elsewhere. Also, her performance as the second top leader of the County had shocked everyone. Within a few months, she had secured her position and increase her influence to wrestle power from Xiang Daofa. Everyone is no longer fooled by her smiling appearances. They know she is friendly on the outside but ruthless on the inside. She is swift and decisive, and overbearing at times.

A man, in his early thirties, walked over from behind Xie Huilan. “Mayor.”

Xie Huilan turned and smiled. “Keliang.”

“Are you going back to the family quarters? My car was sent for repairs today. Can I get a lift?” Cheng Keliang looked at Xie Huilan.

Xie Huilan smiled. “Haha… Sure. It’s on the way.”

Cheng Keliang replied. “Thank you, Mayor. I was still wondering how to go back.”

Dong Xuebing watched everything from his car. Who is this person? Why is he looking at my wife like this? This man is quite good-looking, and Dong Xuebing immediately felt a threat. He quickly rolled down his windows and called a nearby staff over. “Eh, I remember your name is… Xiao Chen, right?”

Xiao Chen was surprised. He did not expect the infamous God of Plague to remember his surname. “Chief Dong.”

Dong Xuebing waved and points to that man who had boarded Xie Huilan’s Volvo Passat with her. “Who is that?”

“Oh, he is Deputy Mayor Cheng Keliang. He oversees the County’s Ministry of Education.”

Dong Xuebing suddenly remembers who this person is. He is the youngest Deputy Mayor in the County and has some connection with the City Government. He is still single, and Dong Xuebing continued to ask the staff. “Is Mayor Cheng courting Mayor Xie?”

Xiao Chen hesitated for a second and replied. “Err… I think so.”

Dong Xuebing gave him a stare. “Yes is yes, and no is no. What do you mean by thinking so?”

“Huh? Yes.” Xiao Chen quickly reply. He doesn’t dare to not answer the God of Plague’s question. He lowered his voice. “Mayor Cheng had been trying to get close to Mayor Xie recently. This… everyone knows about this.” Xie Huilan is beautiful and has a good figure. Furthermore, she is still young and single, and Cheng Keliang is the only Deputy Mayor who is single and good enough to be with her. That’s why he started his courtship, and the staff is not surprised.

Dong Xuebing heard this and is pissed. Damn! How dare you go after my woman?!

Dong Xuebing saw Xie Huilan’s driver, Old Xing, driving out of the compound. He quickly starts his car and follows behind.

But the moment Xie Huilan’s car exited the compound, a Volkswagen Jetta suddenly dash out from a side road, and Dong Xuebing nearly crash into that car!

Dong Xuebing quickly applied emergency brakes and saw that Jetta followed behind Xie Huilan’s Passat. He cursed. “F**k! Do you know how to drive?!” He floored the accelerator and followed them. He had changed his car and is not afraid of being recognized by others.

The Party Committee Building is not far from the Quarters, but it is the peak period now, and there are lots of cars.

After a while, the County Government’s No. 1 registration plate, Passat, stopped in front of a supermarket. Old Xing alighted and enter the supermarket to buy groceries for Xie Huilan.

Dong Xuebing parked his car behind them by the roadside. He can see Cheng Keliang chatting with Xie Huilan and is looking at her deeply. Dong Xuebing is furious, but he cannot do anything. After all, he is not married to Xie Huilan. A few minutes later, Old Xing returned to the car with a few bags of groceries. He boarded the car and continued their way to the County Party Committee quarters.

Suddenly, Dong Xuebing noticed something amiss.

That Jetta, he almost got into an accident with… is following Xie Huilan’s car?!

Dong Xuebing had not noticed earlier, but Jetta had parked by the roadside after Xie Huilan’s car stopped outside the supermarket.

Dong Xuebing frowned. After working for one year, he had become more alert and sensitive. He immediately slowed down and followed behind that Jetta.

Five minutes…

Ten minutes…

Xie Huilan is reaching the County Party Committee’s family quarters and had turned several times. But that Jetta continued to follow Xie Huilan’s car.

Dong Xuebing is mad. This is not coincidental. This Jetta is following Xie Huilan! What is he up to?!

Dong Xuebing could see the driver of that Jetta had a stern look and is quite young. He immediately senses danger, and this is his instinct after fighting with countless people. This driver is a martial arts expert. Dong Xuebing remembered the time when Xie Huilan was almost killed by the timebomb. He took a deep breath and made a decision. He sped up and swerved into that Jetta’s lane, forcing him to stop.

Bam! Dong Xuebing alighted and opened Jetta’s door. “Show me your Identification card! Driving license!”

The driver looked at Dong Xuebing coldly and was about to reverse.

“You want to escape?” Dong Xuebing grabbed the driver’s wrist. “How dare you follow a government official?!”

That man’s face changed slightly. He retaliated by escaping Dong Xuebing’s grip and locked Dong Xuebing’s hand.

Dong Xuebing knew his instinct is right. This person is a martial arts expert and might be more skillful than those Tae Kwon Do black belts. It’s rare to find such martial arts expert in China. Now, this person is following Sister Xie. He doesn’t want to waste any more as he doesn’t have the stamina for a prolonged fight. He needs to end this fight as soon as possible, and he mumbled in his heart!

STOP!

……

Time stopped!

Dong Xuebing ignored the passersby and cars and reached out to grab that man’s neck.

STOP!

……

Time resumed!

The young man felt a flash, and Dong Xuebing is grabbing him by his neck. It’s too fast, and he could not react. He knew he had met his match and stopped moving his hand that was about to reach for something on his waist. He knew if he made any moves, Dong Xuebing would immediately break his neck before he can do anything!

The young man took a deep breath. “Who are you?” He had not expected Yan Tai County to have such a martial arts expert. He felt humiliated and did not even see how his opponent grabs him by his neck.

Dong Xuebing ignored him and looks at that man’s other hand!

That young man is carrying a piston on his waist! A military piston!

Dong Xuebing is furious. “F**k! You have a gun?! What are you trying to do?! Ah?! How dare you come to Yan Tai County?!” Luckily, he had noticed this suspicious man in time. If he had let this dangerous man get close to Xie Huilan, the consequences could be disastrous. “… Who sent you?! What is your purpose of following Mayor Xie?!”

The young man did not say a word.

“You don’t want to talk?!” Dong Xuebing shouted. “Fine! I will hand you over to the specialized unit to investigate about you!”

Suddenly, Dong Xuebing saw Xie Huilan’s Passat parked by the roadside not far away from the corner of his eyes.

The door opened, and Xie Huilan alighted.

Chapter 388 – Mastermind

Roadside.

Cheng Keliang also alighted and looked towards Dong Xuebing. “Mayor Xie, what happened?”

Xie Huilan smiled. “It’s not far from the quarters here. You can go back first. I still have something to attend.”

“Is there trouble?” Cheng Keliang frowned. “Is that Xiao Dong? Why is he fighting again?”

Xie Huilan glanced at Cheng Keliang. “… go back first, ok?”

Cheng Keliang can only nod and crossed the road towards the County Party Committee quarter. Xie Huilan waved her hand to send her driver Old Xing away and walked over to Dong Xuebing with a smile. “Xiao Dong, what are you doing?”

Dong Xuebing dares not to release his grip on that man’s neck. “Someone is following you. I had captured him.”

“You are terrific.” Xie Huilan smiled wearily.

“Eh, stay away from him! He is armed!”

“I know he is armed.” Xie Huilan looked at the crowd looking at them. “Alright. Let’s talk in the car.”

Dong Xuebing was stunned, but he did not release his grip. “You know him?!”

Xie Huilan nodded and boarded the Jetta. Dong Xuebing hesitated for a second before releasing that man and got into the car.

“What is going on?” Dong Xuebing asked. Did I catch the wrong person?

Xie Huilan giggled. “Let me introduce. This is Chen Xuan. He is an officer from the Central Military Commission 2nd Bureau. After the time bomb incident last year, my family is worried about my safety and sent Xiao Chen to protect me. Haha… but only the Ministerial level leaders are assigned with personal guards. That’s why I don’t want to let others know and asked Xiao Chen to protect me from a distance.”

Dong Xuebing smacked his lips. “Sigh… why didn’t you tell me earlier?”

Xie Huilan smiled. “I was still thinking of asking Xiao Chen to return earlier.”

“Mdm!” Chen Xuan said. “I cannot return before completing my task! Mdm. Han had instructed me to protect…”

“Alright… alright…” Xie Huilan smiled. “Just follow me if you want, but don’t get capture next time.”

Chen Xuan’s face turned red. Xie Huilan had not hidden his identity from Dong Xuebing, and he knew Dong Xuebing must be someone she trusted.

Xie Huilan looked at Dong Xuebing and giggled. “You are terrific. Xiao Chen is considered one of the best fighters in his Bureau, and even seven or eight people cannot get close to him. But you manage to pin him down with one move, and he didn’t even have the chance to take out his gun.”

The Central Military Commission Intelligence Bureau is a special unit. The 2nd Bureau is considered an independent department with elite officers. Even the best soldiers from other units might not even meet the minimum entry requirements of this Bureau. Its main duty is protecting deputy ministerial-level and above leaders

Dong Xuebing felt embarrassed and shook Chen Xuan’s hand. “I’m sorry. I didn’t know you are protecting Huilan. Err… is your neck, ok? I should not be so rash.” He thought to himself. No wonder this guy is so skilled.

Chen Xuan regained his composure. “It’s alright. My skills are not good enough.”

Dong Xuebing replied. “Are you being modest? That was a sneak attack. Don’t take it seriously.

Chen Xuan knew that even if he is prepared, he cannot win against Dong Xuebing unless he takes out his gun from the start.

Xie Huilan saw Chen Xuan’s confidence was shattered and smiled. “Xiao Chen, my mother, had told me about your achievements in your Bureau. Don’t be so down, and don’t compare yourself with Xiao Bing.” She turned to Dong Xuebing and continued. “He… he managed to kill 9 armed criminals by himself while being handcuffed and guns pointing at him. Don’t compare with him.”

Chen Xuan gasped.

“Oh, I still have not introduced him.” Xie Huilan smiled and held Dong Xuebing’s hand. “This is Dong Xuebing. My fiancée.”

Dong Xuebing felt he’s on cloud nine when Xie Huilan introduced him as her fiancée. It felt different when she introduced him as her boyfriend.

Chen Xuan was stunned and looked at Dong Xuebing.

Xie Huilan added. “He… he likes to go beyond his limits. If he meets any danger in the future, you must protect him. Remember, his life is more important than mine. You understand?”

Chen Xuan did not reply as he doesn’t know what to say.

Dong Xuebing gave Xie Huilan a stare. “Protect me for what?! Do I still need protection?”

Xie Huilan smiled and played with Dong Xuebing’s fingers. “I heard you had offended Xin Hua News Agency reporters this afternoon. If you don’t change this habit of creating trouble, you will be in trouble sooner or later. Xiao Chen is armed and is better than you fight barehandedly. I will let Xiao Chen follow you after I reach my office in the future.”

Dong Xuebing refused to accept this arrangement. Although he is touched by Xie Huilan’s concern for him, he doesn’t want to be watched.

In the end, this arrangement was not accepted by Dong Xuebing and Chen Xuan.

“My car is still parked behind.” Dong Xuebing heard someone sounding the horns. “Err… I will go over to your place for dinner?”

Xie Huilan smiled. “I have a dinner appointment at around 7 pm.”

“You are always so busy.”

“I will call you if I come back early.”

“Ok, then I will be going off.”

……

Dong Xuebing cooked a simple dinner for himself after he got home.

After hearing Xie Huilan introducing him as her fiancée and holding her hand in the car, he is in a good mood. But it’s a pity that Chen Xuan and many people are around at that time, and he didn’t get the chance to do anything else. After dinner, Dong Xuebing washed the dishes and returned to the living room for a smoke.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s mobile phone rang.

Dong Xuebing looks at the caller ID. It’s Xie Huilan’s cousin, Xie Jing.

“Hello, Xiao Jing.” Dong Xuebing smiled as he answered. “I was about to call you to thank you for your help this afternoon.”

Xie Jing giggled. “Brother-in-law, we are one family. What’s there to thank? Have you finished work? Are you having dinner with my Sis?”

Dong Xuebing replied. “Your Sis has a dinner appointment. I had just finished my simple dinner at home.”

“Huh? You know how to cook? I must try your cooking some other day.”

“Sure. I will cook for you if you come to our County.”

After chatting for a while, Xie Jing suddenly asked. “Oh, I almost forgot to ask you. Do you know Pan Zhou?”

Dong Xuebing thought for a while. “Pan Zhou? I had never heard of this person before. Why?”

Xie Jing replied. “Li Shengbing returned this evening and come to look for me. I questioned him and noticed something was off. So, I put on a straight face and scare him. He told a Da Feng County’s leader, Pan Zhou, had helped his classmate, Wang Na, before. During dinner, Pan Zhou mentioned you and asked Wang Na to give you some trouble. Li Shengbing wants to show off in front of his classmate and followed along to your County.

Dong Xuebing is furious when he heard this. Someone is pulling strings behind. No wonder these reporters had purposely find trouble with him!

Pan Zhou?

Da Feng County’s leader?

Dong Xuebing had not even heard about this person.

Who the f**k is he?! When did I offend you? Why are you finding trouble with me?!

After hanging up, Dong Xuebing called Office Director Luo Haiting. “Hello, Sister Luo. Do you know who Pan Zhou from Da Feng County is?”

Luo Haiting paused for a second. “Pan Zhou? Oh, he is Da Feng County’s Investment Promotion Agency Chief.”

Dong Xuebing frowned and understood what is going on. “Investment Promotion Agency’s Chief?”

“Yes. Our Counties are next to each other, and we had met him before in the past. Our relationship has never been good because of getting investments.” Da Feng County’s economic conditions are much better than Yan Tai County, and they attracted more investments.

“No wonder!” Dong Xuebing is furious. “That Pan Zhou is too much! He even dares to get Xin Hua News Agency Provincial Branch to create trouble for us. What is he trying to do? How can someone like him be the Agency’s Chief?”

Luo Haiting’s face changed. “You are saying those reporters in the afternoon… but we did not… oh, Liang Zeyuan was supposed to invest in Da Feng County, and they almost signed the contract. But he changed his mind and invested in our County. That’s why Pan Zhou… No wonder those reporters went straight to Mr. Liang’s pork processing plant…” Luo Haiting is also angry with Da Feng County. They had lost this deal to Yan Tai County and resorted to such underhand methods. This is too much.

Dong Xuebing knew what Sister Luo said should be the reason.

Luo Haiting continued angrily. “They are too petty and unreasonable. Chief, should we bring up this matter to the County Government?”

“What can we do against him? He is from another County, and there’s nothing we can do. Don’t interfere with this. I will settle this score with him another day!”

Dong Xuebing hated the ones who use underhand methods. Just because you lost an investor to us, you got the reporters to find trouble with us. Pan Zhou, what you did is too much.

Chapter 389 – Meeting at City Government

Saturday.

Feng Zhou City.

Dong Xuebing drove his Camry to the City early in the morning.

There are lots of cars and people. This city is bustling and is more prosperous than Yan Tai County.

The City’s Investment Promotion Agency had called for a meeting today. All County Investment Promotion Agencies’ Chief was notified about this meeting on Monday. The Investment Promotion Agency is not as powerful as other departments, but this is the first meeting of the year. All the County Chief must attend. Dong Xuebing is new and needed this opportunity to know the City leaders. By right, he should have visited the City’s leaders after he was appointed.

Dong Xuebing had come to the City several times, but he is not familiar with the roads. He had to drive a few rounds before he can find the City’s Investment Promotion Agency.

It’s still early, and Dong Xuebing only saw two cars with other counties’ registration plates at the car park. Many of the City Agency staff still have not arrived for work. He parked his car and went straight to the six-story building. He asked the staff and went up to the Chief’s office on the sixth floor.

“Come in.” A middle-aged man said from inside the office.

Dong Xuebing entered. “Are you Chief Zhen? I am Dong Xuebing from Yan Tai County. I’m here to report to you.”

Zhen Wei looked at Dong Xuebing and nodded. “Chief Dong? You are early. The meeting is at 9.30.”

Dong Xuebing knew Zhen Wei is being sarcastic and is implying that he had not reported to him since his appointment. He thought for a second and replied. “I should have reported to you earlier. But the agency was too busy after Chief Meng retired, and the County Government had set a target of 500 million RMB for us. After that, Xin Hua News Agency reporters came, and I didn’t have the chance to greet you.” Regardless if Zhen Wei is unhappy with him or not, he had to come up with some excuses.

Zhen Wei nodded. “Is it tough to attract investments for your county?”

“Yes. I only know about this after I become the Chief.”

Zhen Wei is in his early forties with thick eyebrows. He is those types of leaders with straight faces. Dong Xuebing wonders if he treats everyone the same or is only like this with him. During their conversation, Zhen Wei had never smiled once. After chatting for a while, Zhen Wei looks down at his watch, and Dong Xuebing knew this is the signal for him to leave. He bid goodbye to Chief Zeng and left the office. Although Dong Xuebing is famous in Yan Tai County, he is a nobody in the City. Maybe Zhen Wei had never even heard of him. This is like a City Mayor from a grassroots city going for a meeting in Beijing. The Mayor might be powerful in his own City but is a nobody in Beijing.

9.00 am.

Cars with different County registration plates entered the agency.

Outside of the grand meeting room of the City Agency’s second building.

Dong Xuebing straightened his shirt and followed the rest into the meeting room.

“Eh, wait a minute.” A staff member of the City Investment Promotion Agency stopped Dong Xuebing. He looked at Dong Xuebing and wondered which leader had brought his secretary to this meeting. “Which Chief had brought you here?”

Dong Xuebing looked at the staff. “Who had brought me here? Why can’t I come by myself?”

The staff frowned. “This is the Agency Chiefs meeting. You…”

Dong Xuebing can’t be bothered with the staff and did not show him his work pass. He ignored him and walked into the meeting room with big strides.

“Eh! Where do you think you are going?!” The staff shouted. “Stop right there!”

A senior City Agency’s staff walks over. “Lower your voice. What happened?”

The young man points to Dong Xuebing. “I don’t know which Chief had brought his secretary to this meeting, and he had barged in.”

The senior staff looked at Dong Xuebing’s back and gave that young man a stare. “Can’t you be smarter? That should be the newly appointed Yan Tai County’s Investment Promotion Agency Chief.”

The young man was stunned. “Chief? Such a young Chief?”

The senior staff shook his head. It is taboo in the government service to judge someone by their looks.

The young man was speechless, but he felt he is not at fault. Investment Promotion Agency Chiefs are Section Chief rank leaders, and he had met many of the Chiefs during meetings. They are mostly in their late thirties or forties, and he had never met a Chief in his twenties. Although he works with the City’s Agency, he is only a staff member. He hesitated for a while before going into the meeting room to look for Dong Xuebing. He apologized softly. “Chief, I’m sorry for not recognizing you earlier.”

Dong Xuebing can’t be bothered with him and waved him off.

Very soon, about a quarter of the participants had arrived.

Dong Xuebing does not know anyone at the meeting, and most of the people there do not know him. He did not speak or greet anyone and went to look for his seat. He finally found his name on a desk, and when he was about to sit, he saw a familiar name from the corner of his eyes. Pang Zhou. His seat is beside him, but this is not a surprise. After all, Yan Tai County and Da Feng County are next to each other.

Dong Xuebing sat down and closed his eyes to rest.

Suddenly, Dong Xuebing heard someone pulling out the chair beside him.

Dong Xuebing turned and saw a middle-aged man, around forty, skinny, and has small eyes and thin brows, sitting on Pang Zhou’s seat. Dong Xuebing immediately got an uncomfortable feeling from looking at him. “Ah, Chief Pang?”

Pang Zhou looked at Dong Xuebing and glanced at the name on the table. “Oh, Chief Dong.”

Dong Xuebing had an exaggerated smile. “Chief Pang, I had heard so much about you, and I have been looking forward to meeting you. We have finally met.”

“We did not have any interactions before. What’s there to look forward to meeting me?” Pang Zhou laughed.

Dong Xuebing extended his hand for a handshake. The moment Pang Zhou shook his hand, Dong Xuebing tightens his grip. “Chief Pang has been so supportive of our Yan Tai County’s Investment Promotion Agency and even got Xin Hua News Agency reporters to interview us. I must really thank you… Haha…”

Pang Zhou remained emotionless. “What Xin Hua News Agency? Did you make a mistake? If there is an opportunity for promotion, I will surely use it for our Da Feng County.”

“Hahaha… that’s why I must thank you!”

“But I ready did not do anything. Haha…”

Dong Xuebing let go of his hand and thought to himself. You can carry on pretending.

Pang Zhou did not seem to feel anything from Dong Xuebing’s grip and turned to chat with another County Agency Chief beside him. “Old Yuan, when did you arrive? You must give us a treat after the meeting. I heard your County had just gotten a 50 million RMB investment recently.”

That Chief Yuan replied. “Old Pang, stop pretending with me. Don’t think I don’t know that your County had also gotten a 50 million RMB investment, and I heard you had even gotten Liu Cheng to your side. Do you know how many people are the envy of you all? Have you all signed the contract?”

Pang Zhou laughed. “Not yet. We had only started the discussion on the contract terms.”

Chief Yuan replied. “It should be signed these few days. Liu Cheng is famous in China, and with him investing in our County, the media will surely report about this. This will be free promotion for Da Feng County, and investors will be flocking there.”

Dong Xuebing frowned. Liu Cheng? Why is this name so familiar?

Famous in China? Huh? Could it be that Snooker player, Liu Cheng?

Dong Xuebing frowned. He knows who Liu Cheng is, and his hometown is Feng Zhou City. He is a professional snooker player and is one of China’s top players. Is he going to invest his prize money in Da Feng County? Pang Zhou is really lucky to get Liu Cheng to invest in his County. With his fame, he will bring lots of investors to Da Feng County.

Dong Xuebing narrowed his eyes as he looks at Pang Zhou.

At this time, the City’s Investment Promotion Agency’s Chief Zeng Wei, and his deputies entered the meeting room.

The meeting started, and Zheng Wei announced this year’s investment direction and plans and praised the Chiefs with outstanding results last year.

One hour…

Two hours…

The meeting ended, and everyone starts to leave.

Dong Xuebing did not pay much attention to what was being discussed in the meeting. He was still thinking about Yan Tai County Party Committee’s target, and the City’s Agency has no control over him.

Chief Yuan asked. “Old Pang, who is this?”

Pang Wei laughed. “This is Dong Xuebing, from Yan Tai County.”

Chief Yuan thought for a while and laughed suddenly. He extended his hand for a handshake. “Chief Dong! I know you! I had watched the video of you fighting with a tiger at the Zoo on the news!”

Dong Xuebing smiled.

Pang Wei had not heard about this. “Fought a tiger? What news is that?”

“I had almost lost my life. Don’t bring that up.” Dong Xuebing laughed. “I still have something on and got to leave. Chief Pang, we will have lots of opportunities to interact in the future, right?”

Pang Zhou laughed and did not show anything on his face. “That’s right.”

Chief Yuan can sense the hostility between them and looks at them with a smile. “Chief Dong, since you are busy, I will not invite you for lunch today. Let’s have lunch another day.”

Dong Xuebing nodded and walked out of the meeting room.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang suddenly.

Chapter 390 – Meeting Mom’s boyfriend

Feng Zhou City.

In front of the City’s Investment Promotion Agency office building.

Dong Xuebing answered the call while walking to his car. “Hello, who’s that?”

“Xiao Bing, it’s me.” Dong Xuebing’s mother, Luan Xiaoping, said. “Where are you now?”

Dong Xuebing boarded his Camry and replied. “Didn’t I tell you that I will be in the City for a meeting today? The meeting just ended, and I will be going back to the County after lunch. What is it? Are you coming over to my place? Wait… this is a mobile phone number. Did you buy a mobile phone?”

Luan Xiaoping stuttered. “Old Yang… Old Yang… had given me a mobile phone this morning.”

Dong Xuebing is speechless. “Are you also in the City? Did you go and find that Old Yang again? Can you be more reserve? Why are you always traveling to the City to look for him? Why can’t he come and look for you?”

Luan Xiaoping grumbled. “Stop your nonsense. Old Yang is busy with his work, and he had sent his driver to pick me up.”

Dong Xuebing touched the steering and felt jealous. “You had forgotten about your son after getting a boyfriend. How many times have I told you to get a mobile phone, and you refused to get one? How come you accept Old Yang’s mobile phone?”

Luan Xiaoping is feeling amused. “He had already bought it, and you had not bought the phone.”

“Fine… fine…” Dong Xuebing rolled his eyes. “It’s all my fault, ok? I will buy gifts for you without asking in the future.”

“I don’t need anything, and you should not spend unnecessarily.” They chatted for a while, and Luan Xiaoping suddenly asks. “Xiao Bing, are you free now? You had agreed to meet your Uncle Yang, and I think he is looking forward to meeting you too. It’s Saturday, and he is not working today. Since you are in the City and is free now, do you want to have lunch together? I will give you his address.”

Dong Xuebing suddenly felt his mother and Old Yang had gotten closer. “Mum, did you stay over at his place last night?”

Luan Xiaoping quickly denied. “No… stop talking nonsense!”

“Alright… I will head over now.”

“Ok. Takedown his address. Oh, if the guards refuse to let you enter, call me. I will go downstairs to bring you in.”

“His place still has guards?! A high-class residence? What is Old Yang doing? Business? He sounds rich.” Dong Xuebing keyed in the address on his mobile phone. Suddenly, he froze. “Huh? This address is very familiar. Mum, this seems to be the City’s Party Committee family quarters’ address.” Dong Xuebing had come to the City for a few meetings when he was Public Security Deputy Chief.”

Luan Xiaoping hesitated. “Err… your Uncle Yang is a leader with the Government. I only found out about this recently.

“What?!” Dong Xuebing is stunned. “He is a leader with the City Party Committee? Which department is he in?”

“I am not sure. Everyone calls him Minister, and I think he should be the head of the organization department.”

Dong Xuebing took a deep breath. He is really stunned. “Mum, you are terrific. The organization department’s head within the City Party Committee is at least a Deputy-Bureau-Director level official and a Party Committee Member. All of us have to suck up to him. Damn! Is he really a leader with the Party Committee? Why is he interested in you?”

Luan Xiaoping is pissed. “Old Yang is not as superficial as you.”

Dong Xuebing knew he had said the wrong things. “Mum, I don’t mean that. You are so pretty and have a good character. It’s right for him to like you.”

“What rubbish are you talking about? Hahaha… I am pretty?”

Dong Xuebing asked after pacifying his mother. “Is he really the head of the City Government’s organization department?”

Luan Xiaoping replied impatiently. “Old Yang is Old Yang. Why do you keep asking about this? I am hanging up now!”

“Ah… what’s the hurry? Alright… I will not ask anymore. I will head over now.”

After hanging up, Dong Xuebing slapped his forehead a few times. He is feeling complicated and called Luo Haiting. “Hello, Sister Luo. It’s me. Are you having your lunch now?”

Luo Haiting laughed and replied. “Not yet. I am preparing to cook lunch.”

“Oh, do you know who the head of the City’s Party Committee’s organization department is?”

Luo Haiting is puzzled. Who doesn’t know the City’s Party Committee’s Organization Department’s Head? But she remembered that Dong Xuebing was transferred in from outside and replied. “It’s Minister Yang Zhaode.”

It’s really him!

Dong Xuebing sighed. “I suddenly overheard someone talking about him. Alright, I am only curious. Carry on with your cooking.”

Dong Xuebing kept his phone and drove towards the City Party Committee Family Quarter.

Along the way, Dong Xuebing thought about a lot of things. He had met lots of unpleasant things within the government service and does not really want his mother to be with Yang Zhaode. He is a high-ranking government officer, and Dong Xuebing’s family is only an ordinary family. Yang Zhaode might look down on them as their social status are not the same. But Dong Xuebing is still impressed with his mother. His mother had seldom gone out and had not to look for a partner for so many years. But now, she had gotten a City Government’s Party Committee Member as her boyfriend. Could this be fate?

Dong Xuebing’s imaginations ran wild, and he put aside all these thoughts.

He will think about this after meeting Old Yang. If Old Yang is someone like Meng Xianglin, Dong Xuebing will go all out to object to his mother being together with him.

City Party Committee Family Quarters.

Dong Xuebing drove up to the entrance, and a guard saw him tried to stop him.

Dong Xuebing did not stop and continued his way while sounding the horn.

The guard hesitated and did not dare to stop Dong Xuebing’s car. Someone who dares to sound his horn in the City Party Committee Family Quarters should be a somebody.

This is the first time Dong Xuebing enter the City’s Party Committee Family Quarters. As the City Government governing Yan Tai County, the City’s Party Committee Family Quarters is much nicer. There are not a lot of buildings, and all of them are around four to five stories. Each building is further apart, and there are a park, garden, and lots of empty spaces for people to exercise.

Dong Xuebing parked his car in front of a grey building and walks up the stairs.

First floor…

Second floor…

Third floor…

Dong Xuebing looked at the door and took a deep breath before pressing the doorbell.

Ding dong… Ding dong… and someone opened the door.

Luan Xiaoping had opened the door. “You are here? Why are you so late?”

“I bought something along the way.” Dong Xuebing showed the bag of fruits. It’s his first time visiting someone’s house, and he should not come empty-handed.

Luan Xiaoping held her son’s hand into the house. “Old Yang, Xiao Bing is here.”

This is a three-bedroom apartment and is well renovated. Dong Xuebing did not see Yang Zhaode in the living room, and just when he was about to ask his mother, he heard some movements from the kitchen. A middle-aged man walks out of the kitchen with a smile. He is wearing an apron and has thick brows.

This is the City’s Party Committee Organization Department Minister?

Dong Xuebing is shocked. This is totally different from what he expected.

Yang Zhaode looked at Dong Xuebing and smiled. “You are Xiao Bing? Good… no wonder you can head a department at such a young age. Heh… why did you bring gifts along? Haha… don’t bring anything next time. Have a seat.”

Luan Xiaoping gave her son a stare. “Call him Uncle Yang.”

Yang Zhaode laughed and waved his hand. “It’s alright. Just call me Old Yang will do.”

“No…” Dong Xuebing cleared his throat and greeted him. “Uncle Yang.”

They chatted for a while. But Yang Zhaode is still a City Party Committee Leader after all, and Dong Xuebing felt uneasy speaking casually. Dong Xuebing has a good first impression of Yang Zhaode as he did not have the airs of a high-ranking government official and is still wearing an apron. It’s hard to imagine the person in front of him is the City’s Party Committee Organization Department Minister. Of course, Dong Xuebing knows that he will not be dressed this way if his subordinates visit him. He can tell Yang Zhaode had put in many thoughts for their meeting, which is a form of respect for his mother.

“Oh, I forgot I still have not cut the vegetables.” Yang Zhaode stood up. “You two can carry on chatting.”

Luan Xiaoping pulled him back. “Let me cook while you take a break.”

Yang Zhaode laughed. “Haha… Cooking is my hobby, and you must not take it away from me. It’s your off day today. You should spend some time with Xiao Bing.”

Luan Xiaoping refused. “Our dinner last night is also cooked by you, you should…” She suddenly stopped and quickly make her way to the kitchen. “You all watch TV first while I cook.” Bam! Luan Xiaoping quickly closes the kitchen door.

Dong Xuebing secretly gave his mother a stare. His mother had spent the night with Old Yang! Hmph! She still claimed Old Yang had sent his driver to pick her this morning?! She is getting good at telling lies.

Only the two of them are in the living room.

Dong Xuebing is sitting very straight on the sofa, and he doesn’t know what to say.

Yang Zhaode took out a packet of Zhonghua Cigarettes from the coffee table and offered Dong Xuebing. He laughed as Dong Xuebing rejected his offer. “Haha… why are you sitting like this? Don’t be so uptight. You are not meeting your leader. I should be the nervous one.” He joked. “I still need your approval to be with your mother. Xiaoping told me that you are the decision-maker in your family.”

Dong Xuebing thought to himself. You two had already spent the night together. What’s there to decide?

Although Dong Xuebing has a good impression of Yang Zhaode, he did not agree immediately. “Minister Yang…”

“Minister?” Yang Zhaode interrupted. “Address me as Old Yang!”

“Err… how can I do that?”

“What’s wrong with this? We don’t have all these rules here.”

Dong Xuebing replied. “Alright. I will address you as Old Yang.”

“That’s right… Hahaha…”

Chapter 391 – Dong Xuebing’s Approval

Noon.

City’s Party Committee Family Quarters.

Yang Zhaode’s apartment’s living room.

Luan Xiaoping took out the dishes from the kitchen. “What are you two chatting about?”

Yang Zhaode laughed and stood up to help her. “I am talking to Xiao Bing about his work performance. I had watched the news about him fighting off the tiger at the zoo, gunning down the escaped convicts, and recovering the stolen relics several times. Xiaoping, your son, is very outstanding. Even I don’t have his guts at his age.”

Luan Xiaoping felt proud, but she did not show it. “This kid only knows how to create trouble.”

Dong Xuebing retorted. “I did not create any trouble. I just happen to be there.”

“That’s right.” Yang Zhaode added. “Just do what you are supposed to do and don’t be afraid of the consequences.”

Luan Xiaoping gave Yang Zhaode a stare. “Stop helping him. everyone is calling him the God of Plague now.”

“Mum, why are you bring this up again?” Dong Xuebing quickly added. “I will get the rice.”

Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “You are always running away whenever I mention this.”

Yang Zhaode laughed.

Dong Xuebing thought to himself. If I don’t run away, you will bring up all my embarrassing incidents since young. It’s too embarrassing.

During lunch, Yang Zhaode did not put on the airs of a City’s Party Committee member. He is friendly and kept putting food into Dong Xuebing’s bowl, making him feel awkward. Luan Xiaoping pretended not to see it and quietly put some vegetables into Yang Zhaode’s bowl. This lunch feels like a family meal and felt warm.

Almost at the end of the meal, Yang Zhaode and Luan Xiaoping exchanged looks.

Luan Xiaoping gestured to her son with her chin and seems to be asking Yang Zhaode to say something.

Dong Xuebing saw everything from the corner of her eyes but pretended not to see it.

Yang Zhaode put down his chopsticks and looked at Dong Xuebing. “Xiao Bing, your mother had encountered some issues at the school she is teaching now. I am thinking of helping her to get a transfer to a school in the City. What do you think?” Luan Xiaoping did not say anything and secretly look at her son’s facial expression.

This is what they wanted to say!

Dong Xuebing knew the issues at work are all bullshit. The real reason is it’s easier for them to meet each other if his mother is working in the city. Yang Zhaode is seeking Dong Xuebing’s approval for their relationship. From the moment Dong Xuebing steps into the apartment, he observes his mother and Yang Zhaode. They did not show their affection to each other openly, but he can tell they are very close. It’s like a couple who had been together for a long time. Dong Xuebing knew his mother is deeply in love with Yang Zhaode, and there’s no way to stop her.

Luan Xiaoping became anxious when she sees her son keeping quiet. “Xiao Bing?”

Dong Xuebing smiled. “I don’t mind if you want a change of environment.”

Luan Xiaoping smiled. “Ok. Here, eat more.”

Yang Zhaode is also in a good mood. “Let’s have a bottle of wine.”

“Huh? Uncle Yang, it’s not that I don’t want to drink. I drove here.”

“Just stay here tonight.” Yang Zhaode turned to get a bottle of Wuliangye. “I have spare rooms here. Stay here tonight and go back tomorrow. Come, let’s drink.”

Dong Xuebing did not reject his offer and poured a glass of wine for him.

After eating, Yang Zhaode went to do the dishes.

Bedroom.

Luan Xiaoping pulled her son into the bedroom and asked. “Xiao Bing, what do you think of Old Yang?”

Dong Xuebing sat on the bed and replied honestly. “You have good eyes. I thought Old Yang will not treat you well before I come. Stop staring at me. After all, he is a City Party Committee Member, and his status is much higher than ours. But now… I can tell he likes you a lot.”

Luan Xiaoping laughed. “He treats me well.”

Dong Xuebing blinked. “Are you two planning to spend the rest of your lives together?”

“… Actually, when I know Old Yang is a high-ranking government official in the City, I… also hesitated.” Luan Xiaoping said. “If he is an ordinary person, it’s still fine. But his rank is too high, and I was afraid I will not be good enough for him. Maybe Old Yang had sensed what I felt, and he treated me better. Do you know, I had only mentioned about the food at my school does not taste good and is too oily, Old Yang wakes up early to cook lunch and asked his driver to deliver it to me at my school. All I need to do is to warm it up in the microwave, and this went on for two weeks. I was so touched.”

Dong Xuebing was also impressed by what Old Yang did.

Luan Xiaoping smiled. “After being together with him for some time, I noticed he is not the type who will look down on people with lower status.”

Dong Xuebing laughed. “Alright. Since you said it, I will also tell you my thoughts. I will not interfere with your relationship. When are you two getting married?”

Luan Xiaoping blushed. “We had only known each other. It’s too early to talk about marriage.”

“Still early?” Dong Xuebing grumbled. “You two had only known each other for four months and are already living together.”

“What nonsenses are you talking about” Luan Xiaoping stared at her son. “We are not young and had discussed this. We will just register our marriage and will not hold any ceremony. After we got our marriage certificate, we will give our relatives a treat.” She paused for a while. “I still have not to tell your grandmother and uncle. Don’t tell them anything first.”

“Ok.” Dong Xuebing’s Uncle and Aunts love to show off. If they know about this, they will be telling everyone about Luan Xiaoping dating a City Party Committee Member.

Luan Xiaoping is assured after getting her son’s support. She went out to tell Yang Zhaode this piece of good news and washed the dishes with him. Luan Xiaoping had told him that they must get her son’s approval first. If her son disapproves of their relationship, she will not consider marriage. Now, Luan Xiaoping’s son had given his approval, and he is overjoyed.

Afternoon.

The three of them are watching TV in the living room.

Yang Zhaode did not hold back and held Luan Xiaoping’s hand on the sofa. Luan Xiaoping looks at her son nervously, and seeing her son not reacting, she leaned on his shoulder.

“Xiao Bing, do you have any problems at work?” Yang Zhaode asked.

Dong Xuebing laughed. “No. Everything is fine.”

Yang Zhaode laughed. “You ah… are you still treating me as an outsider? Your mother and I are going to register our marriage, and we will be a family soon. I don’t have any children, and I don’t care how you see me, but I will treat you as my son. Just look for me if you encounter any problems. Although my power is limited, I still have some say in the City.” As a senior official in the City Government, Yang Zhaode is good with his words and made Dong Xuebing comfortable.

This is their first meeting, and Dong Xuebing does not want to ask him for help. Furthermore, he is not facing any issues now. He wants to be promoted to Deputy Director rank, but he must show results first and not depend on others. This is the rule in the government. Even Xie Huilan has to climb up the ranks slowly despite her family background. He also doesn’t want Old Yang’s help as his mother, and he is not married yet. How will Old Yang think about him if he asks him for help now? Maybe his impression of Luan Xiaoping will change. Since Luan Xiaoping wants to be with him, Dong Xuebing will not want their relationship to sour.

“I am not treating you as an outsider. I am really not facing any problems at work.” Dong Xuebing laughed. “If I need help in the future, I will surely look for you.”

Luan Xiaoping interrupted. “Old Yang, you know lots of people, and Xiao Bing is in his twenties. If he remains single, I…”

Dong Xuebing is speechless. “Mum, why are you talking about this again?”

Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “I am worried for you. Xiao Jin is already getting married, and you don’t even have a girlfriend.”

Dong Xuebing wants to tell his mother that he will be a father soon, but he doesn’t know how to tell her. Aunt Xuan was their neighbor and is close to Luan Xiaoping. They had been addressing each other as sisters, and if she knows Aunt Xuan is pregnant with his child, his mother might be mad. Dong Xuebing is still troubled with how to tell his mother.

Yang Zhaode smiled. “Many young single girls are living in the quarters. If Xiao Bing is interested, I can introduce them.”

Dong Xuebing quickly rejects. “No… no… Uncle Yang, don’t do that.”

Luan Xiaoping lectured her son for a while and did not bring this up again.

They had dinner at home and drank another bottle of Wuliangye.

Dong Xuebing did not cheat with his power and got drunk after a few glasses. He put his arm around Yang Zhaode’s shoulder and even ‘threaten’ him. If he dares to treat Luan Xiaoping badly in the future, he will not let him off. Luan Xiaoping is furious and almost hit her son with a broom. However, Yang Zhaode is not angry and laughed it off. He even promised Dong Xuebing that he will treat his mother well forever, making Luan Xiaoping blush.

Actually, Dong Xuebing is not drunk. Old Yang’s rank is much higher than him, and somethings cannot be said when he is sober. So, Dong Xuebing pretended to be drunk and said all these. To Dong Xuebing, his mother is his everything.

Chapter 392 – Old Leader is coming?

Sunday.

Dong Xuebing woke up early in the morning after he heard the door opening.

Luan Xiaoping entered the room with an angry expression. She gave Dong Xuebing a stare. “I am warning you. You cannot drink anymore in the future. Last night, you addressed your Uncle Yang as Old Yang and even…” She did not continue but was touched by what her son said. “Just stop drinking so much in the future. You hear me?”

Dong Xuebing nodded. “Ok, ok… where’s Old Yang?”

“You are still calling him Old Yang?!” Luan Xiaoping said angrily. “Call him Uncle Yang!”

Dong Xuebing laughed. “Alright… I will call him whatever you want me to.”

Luan Xiaoping is pleased. “Get up now. Your Uncle Yang is preparing breakfast. I want to help, but he refused. He says he wants you to try his cooking.”

Dong Xuebing quickly put on his clothes. “Old Yang is making me feel awkward. Mum, throw my socks over. I will go and help Uncle Yang.” Yesterday was the first time they met, and Dong Xuebing is considered a guest. But now, he is considered a junior after he accepted Yang Zhaode and his mother’s relationship. It is not right for him to let an elder cook for him.

When Dong Xuebing finished brushing his teeth, breakfast is ready.

“Xiao Bing, have a seat.” Yang Zhaode smiled. “Try my cooking.”

Dong Xuebing acknowledged. “Sorry for not helping. Alright, I will prepare lunch today. You must not stop me.”

Yang Zhaode nodded. “Ok. We can see who can cook better!”

Dong Xuebing sat down and took a sip of the soup. “Ah… your cooking is better than my Mum’s. How can I challenge your cooking?” This is not flattery, and it is delicious. He guesses Old Yang should have been cooking for a few decades.

Yang Zhaode laughed. “Good to know you like it. Here, try this.”

Drinking can bring people closer, and Dong Xuebing and Yang Zhaode had met for the first time yesterday. But they had drunk twice and are much closer now. Seeing Old Yang and her son joking around, Luan Xiaoping’s eyes turned red and felt bliss.

Dong Xuebing got a fright. “Mum, what are you doing?”

Luan Xiaoping quickly wiped her tears. “Nothing… nothing… the wind blew a grain of dust into my eyes.”

Dong Xuebing is amused. “The winds are all closed, and there’s no wind.”

“Yay… yay… yay… you are the smart one.” Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “Stop talking and eat your food!”

Yang Zhaode laughed and looked at Dong Xuebing. “Your mother is the highest-ranking officer here. Hurry up and eat, or else the leader will get angry. Hahaha…”

Luan Xiaoping heard this and pushed Old Yang’s shoulder lightly.

Dong Xuebing saw everything and felt Old Yang is a good man. He has a good temper, cheerful, and knows how to cheer his mother. His mother is really capable of mesmerizing such a man. It seems that she had gotten Old Yang wrapped around her finger.

Ring… ring… ring… Old Yang’s mobile phone rang.

Luan Xiaoping immediately brings his phone over.

Yang Zhaode answered. “Hello… huh? Ok… what time? Hmm… now? Alright. Ok… I know.”

After Yang Zhaode hangs up, Luan Xiaoping asked. “Are you going back to your office now?”

“No.” Yang Zhaode replied. “It’s about the incident not long ago. The City Mayor had removed our City’s State Security’s Head.”

Dong Xuebing is puzzled. “Isn’t State Security a direct department to their higher-ups?”

Yang Zhaode laughed. “Even if the City’s State Security Head is reporting directly to their higher-ups, it is still a government department. The local government will still have some say in it. The former Bureau Director Tang had not informed the City Government about the State Security’s mission several times and had embarrassed the Mayor. Another incident happened earlier, and even the Party Secretary is mad. They reflected this issue to the higher-ups, and Director Tang was transferred to another city.”

Dong Xuebing knows the City Mayor and Party Secretary will not see eye-to-eye. To let them report to the higher-ups together, this Director Tang must have pissed them off badly.

“Haha… Let’s not talk about this and continue eating.” Yang Zhaode said.

After eating, Dong Xuebing did not dare to let Old Yang do the dishes. He quickly grabbed all the dishes to the kitchen to wash them.

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing dried his hands and took out his phone from his pocket. It is Xu Yan. Deputy Bureau Chief Xu was Dong Xuebing’s former leader with Beijing Western District State Security. He had asked her to help him get his passport when he went to Korea. But Xu Yan seldom calls him. Did something happen?

“Hello, Chief Xu.”

“Xiao Dong, are you working today?”

“No. I gave myself two days off from work.” Lots of people are still working at the Investment Promotion Agency even on Sunday.

Xu Yan laughed. “Haha… you had to climb up the ranks quite fast. Times passes quite fast. Just one year ago, you were still with the General Affairs Office, and I go to work with worries every day. I wonder what trouble you will get into… Hahaha… it’s already one year, and you are promoted so many times. Now, you are the head of a department and can even give yourself days off from work.”

Dong Xuebing laughed. “Chief Xu, I can get to where I am now is all because of your guidance and help. I will never forget you clearing up the mess after all the troubles I created.”

Dong Xuebing is really grateful to Xu Yan. She had helped him countless times and supported him when Chief Zhen wants to deal with him. He felt he can never get to his position now without Xu Yan’s help in the past.

“Ok. This is what I want to hear from you.” Xu Yan laughed. “Now, your Old Leader is facing some problems. Are you willing to help me?”

Dong Xuebing paused for a second and replied. “You don’t even need to ask. I will do everything in my power to help you!”

Xu Yan is pleased with Dong Xuebing’s reply. Most people will ask what favor she is asking before they reply, but Xiao Dong agreed without hesitation. She knew she had not helped the groomed the wrong person in the past. “Good to hear this. But you might be powerless to help also.”

Dong Xuebing asked. “Can you tell me about your problem first?”

Xu Yan sighed. “After you left, my relationship with Chief Zhen got worse. After that, an unpleasant incident happened, and Zhen Anguo and I had officially fallen out with each other. You had helped Panwei got a transfer to your side, right? You should have heard something from him. The General Office Chief had changed, and he is Chief Zhen’s man. He doesn’t follow my orders, and my power at the Branch’s Party Committee is getting smaller. Life is really tough now.”

Dong Xuebing frowned and scolded Zhen Guoan. “You are thinking of…”

Xu Yan paused for a few seconds and continued. “I had been asking around and hope to have a change in environment. I heard that your Feng Zhou City’s State Security Bureau Chief had been removed by the City’s Party Secretary and Mayor, right?”

Dong Xuebing understood the underlying hint. “Yes.”

Xu Yan continued. “I heard about the reason. The relationships between your local government and local State Security bureau had soured. Under normal circumstances, the Provincial State Security can just appoint a new Chief to the City. But now, they had to seek Feng Zhou City Government’s opinions first, which is out of the norm. I will not beat around the bush. I am asking… if you can help me get a transfer over to Feng Zhou City if that’s possible.”

Xu Yan’s rank is Deputy Director, and Feng Zhou City’s State Security Bureau Chief is a Director rank position. It is not a problem for her to take on this position. But to get a transfer from Beijing Branch District Bureau to a City Bureau is too difficult. She has to go through many levels and departments…

“I also know it’s quite difficult.” Xu Yan smiled. “I am just trying my luck, and I also know some people in the State Security here. It should not be a problem, but the local government… I don’t know anyone. Without this opportunity, I will not even consider this.” Xu Yan had seen Beijing City’s Party Committee’s Xie Guobang asking Xiao Dong to sit beside him when he had lunch at their branch. She knows Dong Xuebing has connections, and that’s why she is telling him these. She is at her wit’s end, and it’s tough to continue working with Zhen Anguo. She doesn’t want to be suppressed by him as she is only 40 this year. She still wants to be promoted.

This is asking me to help her get a transfer to Feng Zhou City?!

Dong Xuebing felt pressured. “Chief Xu, you think too highly of me. I am only a small leader in a County. How can I influence the City Government?”

Xu Yan laughed. “It’s alright if you cannot help. Just treat this as listening to your former leader grumbling.”

Dong Xuebing is prideful. Just a few seconds ago, he had agreed to help Xu Yan, and he cannot go back on his words now. “Err… I will ask around for you, but there’s no guarantee.”

“No matter what’s the outcome, thank you.”

“What’s there to thank? I will do my best to help.”

After hanging up, Dong Xuebing knew the only person who can help Xu Yan is Old Yang. He is the City’s Organization Department Minister and is in charge of Human Resource.

But Dong Xuebing had said he doesn’t need Yang Zhaode’s help yesterday… now…

Dong Xuebing is troubled and wonders if Xu Yan knew his mother is dating Old Yan.

Chapter 393 – Acquaintances

9 am.

City’s Party Committee Family Quarters. Yang Zhaode’s apartment

Dong Xuebing did all the dishes, pots, and pans.

Dong Xuebing went out from the kitchen and saw Yang Zhaode reaching papers on the sofa. He thought for a while and wonder how to ask him for a favor. Dong Xuebing really wants to help his former Leader, and if Xu Yan can be transferred to Feng Zhou City as the State Security Bureau Chief, she can be a good help to him. But… Dong Xuebing cannot find the words. He looked at his mother, and his mother knew he needs to speak to her about something. After all, they lived together for so long, and she knows what Dong Xuebing wants with just one look.

Luan Xiaoping excused herself and entered the kitchen with her son.

After closing the door, Luan Xiaoping asked. “What is it?” Dong Xuebing smiled and whispered. “Mum… do you think it’s right for me to ask Old Yang for a favor?” Luan Xiaoping looks at Dong Xuebing. “What happened?” Dong Xuebing replied. “Do you still remember Xu Yan, Deputy Chief Xu? I had mentioned to you about her before. She is facing some problems at work and hopes to come over to our City. Uncle Yang had mentioned earlier that the City’s State Security Bureau’s Chief position is vacant. That’s why Chief Xu is thinking of…”

Luan Xiaoping nodded. “Repaying others’ kindness is right. You should help her.”

“But how am I going to ask Old Yang?” Dong Xuebing is afraid this might be too abrupt. After all, they had only met yesterday.

“This…” Luan Xiaoping thought for a while. “I will speak to him. If he doesn’t agree, I will ignore him.”

“Ahh… don’t… you better don’t interfere in this.” Dong Xuebing quickly stops his mother. “I will speak to him.”

Luan Xiaoping nodded. “If you want to speak to him, you better do it now. His Sister and Brother-in-law might be coming over for a visit soon. They had just called earlier. I think this is only an excuse to meet us.” Luan Xiaoping had met Yang Zhaode’s younger Sister and Brother-in-law once, but she is not together with Old Yang at that time. This meeting will be different. It will be an official meeting between Yang Zhaode’s family and Luan Xiaoping’s family. That’s why Luan Xiaoping is very nervous.

After coming out of the kitchen, Yang Zhaode asked Luan Xiaoping. “Xiaoping, are we going to lunch out or have lunch at home?”

Luan Xiaoping replied. “You decide. Isn’t your Sister coming?” “Ok. Let’s have lunch at home. It will be more casual.” Yang Zhaode smiled and looked at Dong Xuebing. “Let’s spit the work. Your Mum will wash the vegetables, and we will do the cooking.”

Dong Xuebing nodded. He had said he will cook lunch, but since Old Yang’s relatives will be coming over, he dare not cook everything himself. His cooking skills are not good enough.

After a while, Dong Xuebing sat on the sofa. “Uncle Yang… Err… I need a favor from you.” Yang Zhaode folds the newspaper and places it on the coffee table. “What is it?” “It’s like this.” Dong Xuebing thought for a second and continued. “You should know that I had worked in State Security for a period. I just received a call from my former Leader. She knows our City’s State Security Bureau Chief’s position is vacant and thinks she can be transferred over. She has connections on her side and should not be a problem. But the City Government… do you think you can… Ermm… if it’s too troublesome, it’s fine. After all, this transfer will be across provinces, and it is much harder.”

Yang Zhaode thought for a while. “Oh…” He paused for about ten seconds and rubbed his forehead. “It will be quite hard.”

Bam! Luan Xiaoping, sitting beside, puts down her teacup on the coffee table hard, showing her displeasure. She had been afraid her son will not agree to her relationship with Yang Zhaode and told her son how good he is over the past month. Now, her son is asking for a favor, and he is giving excuses? She knows her son seldom beg others for help, and this is making her look bad.

Yang Zhaode looked at Luan Xiaoping and smiled. “I am not saying I am not helping. This is really quite difficult.”

Luan Xiaoping did not hold back. “Aren’t you the Organization Department’s Minister? Human Resource is your job, right? What’s so difficult about this?” Dong Xuebing quickly interrupted. “Mum, it’s not like this. State Security is an independent department and reports only to their higher-ups. In short, it’s the Provincial State Security that governs the City State Security. Although it is a government department and must listen to the Organization Department, the Provincial State Security is more powerful, and manpower movement falls under the Provincial State Security’s jurisdiction. That’s why Uncle Yang says it is difficult.” Dong Xuebing still had not mentioned the City Mayor and Party Secretary.

Luan Xiaoping looks better after hearing her son’s explanation, but she is still mad. “I don’t know anything about the government service. If this is really impossible, then forget it.” She did not hold back her words like Dong Xuebing in front of Old Yang.

Yang Zhaode replied with a bitter smile. “Fine. Since our greatest Leader at home had said this, how can I not follow her orders? But this position and transfer are quite different, and the local government has a say in it. Xiao Bing, is your Old Leader experience enough? What is her position now?”

Dong Xuebing saw there’s hope and quickly replied. “She is definitely experienced. Her name is Xu Yan, Deputy Bureau Chief of State Security’s Beijing Western District Branch. She is in her early forties and held her current position for a few years.” Dong Xuebing continued to tell Yang Zhaode about Xu Yan’s current predicament and ended with. “Chief Xu is capable and had been working in State Security all her life.”

Yang Zhaode nodded. “I will not make any promises, but I will try my best.”

Dong Xuebing knew this transfer is almost completed with this reply. “Thank you, Uncle Yang. Thank you.” “Don’t mention it. Hahaha…” Luan Xiaoping also smiles and poured a cup of tea for him. “Have some tea.” Yang Zhaode really loves Luan Xiaoping and treated this matter seriously. He returned to his room after a few sips of tea to make phone calls. He must act fast as there will be many people eyeing this position. He needs to go by the proper procedure of nominating Xu Yan through the Organization Department and then use his connections to make sure she will get this position.

Living room.

Dong Xuebing said to his mother. “Mum, Old Yang treats you really well.”

Luan Xiaoping smiled blissfully. “Treats me well? Old Yang and his deceased wife do not have children, and he always hopes to have a son. I can tell he really likes you, and he even mentioned that all young men should learn from you last night.”

“Eh? Old Yang said this?” “Do I still need to lie to you?” Dong Xuebing is delighted. Old Yang does have good eyes.

Luan Xiaoping looks at her watch. “Old Yang’s Sister should be arriving soon. There’s not enough vegetables and meat at home. I need to buy some.”

“Wait.” Dong Xuebing stopped his mother. “You are the Minister’s wife now. Let me do all these trivial matters.” “Stop your nonsense. Hurry up and go.”

“Ok.”

Dong Xuebing drove to a Walmart supermarket in the eastern part of the City and bought one week supply of groceries. After returning to the City’s Party Committee Quarters, he carried the groceries out of his car and closed the door with his foot.

Suddenly, a familiar figure walks over.

“Eh? Chief Dong?” A woman is standing in front of the building’s entrance.

This woman is in her late twenties and is quite pretty. Dong Xuebing smiled and greeted. “Ms. Su?” Su Jia, Yan Tai County’s TV Station’s TV Host, had hosted Yan Tai County’s Lunar New Year Government Service celebrations. She had even helped Dong Xuebing with his magic performance. Although that was the only time they met, they are considered acquaintances. Dong Xuebing has a good impression of her, but she doesn’t seem to be here to send gifts as she is not holding anything. Why is she here? He suddenly remembered something. He had heard rumors that Su Jia has a strong background, and it seems to be true. Is she related to the City Government?

Su Jia saw Dong Xuebing carrying lots of shopping bags and thought he is here to send gifts. This is taboo, and both did not mention anything about it. If Su Jia had not met Dong Xuebing at the building entrance, she would not have called him. It is quite embarrassing to meet acquaintances while sending gifts.

But since they bumped into each other, they had no choice.

Su Jia smiles. “It’s so hard to meet you. Want to have dinner this evening? I really love your magic performance that time and had wanted to know you.” Dong Xuebing is also interested to know what background she has. “Sure. It’s an honor to dine with a pretty TV host like you.”

Su Jia laughed. “I am not pretty. Haha…”

“You are modest.” Dong Xuebing put down his grocery bags and took out his mobile phone. “Shall we exchange numbers?”

After exchanging numbers, Dong Xuebing carried his shopping bags and entered the stairwell with Su Jia.

They chatted for a while, and Su Jia said. “Chief Dong, I will go up first. I will call you later to confirm where to meet later?” Dong Xuebing nodded and knew Su Jia is trying to keep a distance to avoid misunderstandings.

Dong Xuebing purposely slows down to let Su Jia go upstairs first. He waited for a while before climbing up the stairs.

Click… it was the sound of the door opening, and Su Jia shouted. “Dad, Mum.” After that, the door closed.

The sounds seemed to be from the third floor. Dong Xuebing blinked. Dad, Mum? Su Jia’s parents are from the City Party Committee? He had not heard about this and continued his way to the third floor. He pressed the doorbell of Yang Zhaode’s apartment when he arrived.

Ding dong…

Dong Xuebing was stunned when he saw the person opening the door for him. “Eh?” Su Jia was also stunned to see Dong Xuebing. “Huh? Chief Dong? Why are you…” She opened the gate to let him enter, and she thought he must be here to give her Uncle gifts.

Dong Xuebing was also puzzled why Su Jia is at Old Yang’s apartment?

Chapter 394 – Ring

Late morning.

Yang Zhaode’s apartment.

Yang Zhaode saw Dong Xuebing entering and laughed. “Xiao Bing, you are back? Hah, why did you buy so many groceries?” “These are all vegetables that can last. If you cannot finish, you can store them in the fridge. This way, you and Mum don’t need to buy groceries tomorrow.” Dong Xuebing entered and placed the grocery bags on the table in the living room. He noticed a few people in the apartment, and Su Jia is still looking at him curiously. A middle-aged couple is standing behind her, and they don’t look like ordinary people. Are they Su Jia’s parents? Why are they at Old Yang’s apartment? Huh?! Dong Xuebing suddenly understood why and is speechless.

Su Jia seems to guess it as well and turns to Yang Zhaode in shock. “Uncle, this is…”

Yang Zhaode laughed. “Xiao Bing is your Aunt Luan’s son. You are working in Yan Tai County, right? Do you two know each other?” Su Jia laughed. “Of course. I had even performed magic with him on the stage.”

Yang Zhaode laughed. “You two know magic?! Alright! You two must perform for me some other day!” Dong Xuebing thought to himself. The world is so small. Su Jia is Old Yang’s niece, and her mother is Old Yang’s sister?!

Luan Xiaoping walked over and introduced them. “Xiao Bing, this is your Aunt and Uncle.” “Aunt, Uncle.” Dong Xuebing greeted them. Although Luan Xiaoping and Old Yang are not married, it’s fine for Dong Xuebing to address them this way.

Yang Zhaofen and Su Zhongyi nodded slightly to return the greetings.

Luan Xiaoping looked like the mistress of the apartment and invited Su Jia’s family to sit on the sofa. Yang Zhaofen and Su Zhongyi had arrived earlier, and Su Jia had just arrived. She was introduced to Luan Xiaoping just now, and she entered the kitchen with Dong Xuebing to prepare lunch. She is working in the TV station and has been curious about Dong Xuebing’s feats. Now, they have suddenly become ‘relatives.’

In the kitchen, Su Jia laughed. “Chief Dong, I didn’t expect this coincident.” “Me too. Stop calling Chief. Just call me Xiao Dong will do.” Dong Xuebing laughed. “I will also address you as Sis in the future.” “Sure.” Su Jia replied. “I will call you Xuebing instead. After all, we are considered one family.” Their age difference is not big and has many things in common. Dong Xuebing got to know more about Su Jia during this conversation, and she is very friendly and loves to joke. Hmmm… it’s just her figure is a bit… from the shape of her chest, she seems to have added some padding, but they are still very small and flat. It’s just liked an airport runway, but this is something unique.

Outside of the kitchen.

“Zhaofen, have some tea.” Luan Xiaoping poured a glass of tea for her.

Yang Zhaofen took the glass of tea. “Thank you, Sister Luan.”

Luan Xiaoping smiled. “Don’t mention it. Do you want to eat fruits?” “It’s fine. I will take it myself.”

Su Zhongyi and Yang Zhaode are sitting in one corner chatting over cigarettes.

Dong Xuebing noticed Old Yang’s Sister’s attitude towards his mother seems to be distanced. Although she is not rude towards Luan Xiaoping, she seems to be maintaining a distance from her. Luan Xiaoping had met her before, and this is considered meeting ‘each other’s family.’ She should not be giving such an attitude. Dong Xuebing knew Yang Zhaofen did not have much respect for his mother. After all, the status between both families is too different. This made Dong Xuebing unhappy. Since his Mum and Yang Zhaode had confirmed their relationship, she will be Yang Zhaofen’s Sister-in-law. The Sister-in-law’s airs must be around, or else Luan Xiaoping will be bullied in the future. Marriage is not just about two people. It will affect two families.

Dong Xuebing stopped his mother when she was about to go to the bathroom. He wants to tell her not to treat Yang Zhaofen so well. If she wants to be with Old Yang for the rest of her life, she must behave like the Elder Sister-in-law.

But before Dong Xuebing could say anything, Luan Xiaoping asked softly. “How much cash do you have with you?”

“Huh? Why are you asking?” Dong Xuebing was stunned.

“Can you lend me some first?”

“I think I still have two to three hundred with me. I had spent most of my cash yesterday and earlier. Why do you need money? If it is urgent, I will go out and withdraw. Oh, didn’t I transferred money to you?”

Luan Xiaoping whispered. “I did not bring much cash with me. If I knew Su Jia will be here, I would have gone to the bank and withdraw some money.” “Oh, you want to give to Sister Su.” “I don’t know if their family has this practice, but our family does give the lower generation some money when meeting for the first time. Err… a few hundred seems to be too little, right?” Luan Xiaoping had already thought of how to establish her status. Giving a gift is the most effective way. This is the first meeting with Su Jia, and she must give something presentable. Old Yang’s relatives are well-off, and a few hundred RMB is nothing to them. She should give at least a few thousand.

“How about I go downstairs to withdraw some cash?” Luan Xiaoping asked. She will seek her son’s opinions nowadays.

Dong Xuebing thought for a while and understood what his mother meant. “Giving money is not a good idea. Both our families don’t lack money.”

Luan Xiaoping had lived in Beijing for many years, and Beijing people treat these customs seriously.

Dong Xuebing, who had grown up in Beijing, understood this better than anyone else. “Alright. Giving gifts is not wrong. Wait a while. Let me see what I have with me.” He checked his pockets and body and felt the ring on his left hand. He took out his ring and gave it to his mother. “This is definitely good enough as a gift. It’s a platinum ring with Ice jade ring surface, and it is worth around 600,000 to 700,000 RMB. Just give her this.” This ring is made from the jade Dong Xuebing bought when he went jade gambling in Beijing. It was given to him a Qilin Jade pendant, necklace, and a Patek Philippe watch. Other than the watch, Qu Yunxuan gave him these jade ornaments to be given out as gifts.

Luan Xiaoping hesitated. “Is it too expensive? This…”

Dong Xuebing gave his mother a light push. “Mum, this is not the time to worry about money. Furthermore, it’s only a few hundred thousand. With our wealth, a few hundred thousand is nothing.

Luan Xiaoping smiled and gave Dong Xuebing a stare. “Show off!”

Dong Xuebing laughed and lowered his voice. “You are also a wealthy woman now. Our family owns tens of million worth of assets now. Who dares to look down on us? You must be brave. We are in no way inferior to Old Yang’s family. Maybe they are the ones who are not good enough for you.”

“Huh?” Luan Xiaoping gasped. “When did it become tens of million? Isn’t it ten million?”

Dong Xuebing laughed. “Ten million is a long time ago. Our assets are worth at least 50 million now.”

Luan Xiaoping took a deep breath and smacked her son’s arm. “Why didn’t you tell me about this earlier?”

“Huh? I thought I had told you. Maybe I had forgotten about it.”

Dong Xuebing also understands now. We are all the same with two eyes and one nose. No one is inferior or superior to each other. Other than his connections, just the money he earned with Qu Yunxuan is enough to shock others. Although the City’s Party Committee’s Organization Department’s minister is a high-ranked officer, his family can still match his status. Hmm… I had thought wrongly in the past. How can Mum not be good enough for Old Yang? They are made for each other.

“Mum, do you feel more confident now?”

Luan Xiaoping is feeling better now. “… I will get going now.”

Dong Xuebing stopped her. “Put on the ring first, and don’t let them know the ring is from me.”

“Do you think I am stupid? I know what to do.”

“Haha… alright. You are the smartest.”

After joking with her son for a while, Luan Xiaoping puts on the ring on her hand before returning to the living room. Yang Zhaode and Su Zhongyi are still smoking in a corner, and Su Jia is massaging her mother’s thigh beside her.

Luan Xiaoping looked at them enviously. “Xiao Jia treats you so well. She is much better than Xiao Bing.”

Dong Xuebing, who was following behind his mother, gave her a stare. I had just given you a ring, and you are saying this about me?!

Su Jia giggled. “Aunty Luan, I am just putting on my best behavior in front of my mother. Haha… I was about to ask for pocket money.”

Yang Zhaofen laughed. “You are already working, and you still want pocket money from me?”

“Hehe… you are my Mum…”

Luan Xiaoping sat down beside Su Jia. “Xiao Jia. This is our first meeting, and I did not prepare anything for you. Here, take this.” She took off the jade ring and gave it to Su Jia.

Su Jia quickly pushes the ring back. “Aunt Luan, no need. I cannot accept your gift.”

Luan Xiaoping refused. “Put it on. It’s not worth much.

Yang Zhaofen, Su Zhongyu, and the rest turned and look at them.

Su Jia looked down at the ring and paused before saying. “This is not worth much? This ring surface is Ice grade jade, right? It’s worth at least a few hundred thousand outside, and you might not even get it with money. Aunt Luan, this gift is too expensive for me to accept.

Yang Zhaofen was stunned. She did not expect Luan Xiaoping to be so generous to give a gift worth a few hundred thousand. But she had heard Luan Xiaoping is from an ordinary family.

After a few rounds of pushing back and fro, Yang Zhaode said. “This is a gift from your Aunt Luan. Just accept it.”

Su Jia looks at her mother and saw her nodding. “Thank you, Aunt Luan.” Which girl doesn’t like beautiful jewelry? Su Jia has never owned such an expensive piece of jewelry in her life, and she loves it very much. She immediately puts it in her hand.

Luan Xiaoping praises. “This ring suits Xiao Jia better. I am too old to wear that.”

Yang Zhaofen looks at Luan Xiaoping. “You are not old and looks at least five years younger than me.”

“Haha… I am almost fifty now.” Luan Xiaoping replied.

After giving the ring, Yang Zhaofen’s attitude changed immediately, and Luan Xiaoping has established her authority as the ‘Sister-in-law.’

Chapter 395 – Under investigated by the State Security?

After lunch at Old Yang’s apartment, Dong Xuebing is about to leave with his mother. But Luan Xiaoping refused to leave, saying she has to attend a dinner with Yang Zhaode in the evening. He did not expose his mother’s lies, as he knew she wants to spend more time with Old Yang. Su Kia’s parents had driven here, and Dong Xuebing did not need to send them back. But Su Jia had gotten a ride there from the TV Station’s car. She doesn’t have her own car, and Luan Xiaoping asked Dong Xuebing to send her back.

In the car.

After fastening the seatbelt, Su Jia looks more flat-chested. Dong Xuebing had never seen any girls as flat-chested as her and couldn’t help glancing at her chest area. Hmmm… although it’s small, it’s cute. Suddenly, Su Jia turned and saw him looking at her.

Dong Xuebing has no time to look away and pretended to look at her hand. “Good jade should be worn by pretty girls.”

Su Jia smiled and touched the ring gently. “Thanks to Aunt Luan. I will never bear to buy such expensive jewelry. Err… I cannot afford it too. Haha…”

Dong Xuebing smiled and asked. “Sis, where are you staying?”

“The County’s southern district.” Su Jia said and adjusted the seatbelt on her chest. “Our TV station’s employee’s quarters.”

“Oh… we are staying quite close to each other. You can drop by my place for a visit in the future.”

“No problem. I am lazy to cook and will visit you for dinner. You better not chase me away.”

“I wouldn’t dare to do that. If you come, I will prepare a sumptuous dinner for you.”

Both joked and chatted in the car. Although they are not blood-related, they are considered cousins and want to better know each other. Dong Xuebing found out that Su Jia is not interested in government service and only wants to be a reporter and a host. That’s why she is getting her experience at the County’s TV station now. If not, with her background, she can easily get a position within the Publicity Department.

In front of the TV Station’s employee’s quarters.

Su Jia waved goodbye to Dong Xuebing, and Dong Xuebing drove away.

Two female colleagues who had just returned from work saw them and laughed. “Eh, Sister Su, isn’t that Chief Dong?”

The other older woman joked. “Why did he send you back? Where did you two go? Huh?”

Su Jia smiled sweetly. “I happened to meet him outside, and he gave me a lift back as it is on his way. You all… stop letting your imaginations run wild.”

“Ya right… I can tell you are not honest with us!” That older woman laughed. “Why didn’t Chief Dong give me a lift? I had wanted to interview him last year, and I didn’t even get the chance to enter his office. Hurry up and tell us the truth! Eh?! Your ring!”

The other female colleague was also shocked. “This is ice-grade jade?! Wow!!!”

The older woman covered her mouth and grabbed Su Jia’s hand. “This ring should cost at least 50 to 60 thousand. Did Chief Xiao Dong give you this ring? Wow… Xiao Jia, I didn’t know you are so capable!”

Su Jia cleared her throat. “No… This is given to me by an elder.”

“Who will believe your lies? Which elder will give a ring as a gift? Ah… Xiao Jia’s spring is finally here.”

Su Jia looks at her jokingly. “Why do you sound jealous? Hehe… Sister Zhou, are you interested in Chief Dong? Do you want me to be the matchmaker?”

“Go to hell. I have been married for so many years. Furthermore, he will also not be interested in me.”

“Ah… why did you sound so sore, Sister Zhou?” Su Jia joked. “Are you really interested in Chief Dong?”

Sister Zhou blushed. “Hmph! How dare you mock me?”

They are close to each other and loves to joke around.

4 pm.

Dong Xuebing took a hot shower after returning to his apartment and laid on his sofa for a smoke. Dong Xuebing is glad that his mother has a partner now, and Old Yang has a good character.

Dong Xuebing switched on the TV, and it’s the Yan Tai County’s rerun of last night’s news program. Su Jia looks serious with her black suit on the TV. She looks totally different from earlier and is reporting about a heater explosion incident. He looks at her chest. It’s not small and looks average. She must have worn more than one padding or stuffed something inside. Huh? Why am I keep looking at her chest?! What’s wrong with me?

Dong Xuebing felt he must be horny. If not, why would he find Su Jia attractive? Ring… ring… ring… when Dong Xuebing is thinking of women, a woman called.

Yu Meixia and Dong Xuebing suddenly remembered that he had not visited her these few days. “Sister Yu, it’s me. Haha… I was just about to call you. I miss you. Can I go over to your place for dinner tonight?” No one will believe this lie, but Dong Xuebing knew Yu Meixia is easily pleased.

“Xiao Bing… I… this evening might not be possible.” Yu Meixia replied softly.

“What happened?” Dong Xuebing heard the background is noisy. “Are you outside?” Yu Meixia is speaking softly. “I… I am not sure what time I can return. The State Security had invited me, and I am on my way to a teahouse.”

Dong Xuebing was stunned. “The State Security had invited you for tea?”

Yu Meixia replied. “Not only me. They had also invited a few more people.”

Dong Xuebing knows Yu Meixia will not lie to him and asked. “Why did they invite you to have tea? What international crime have you committed? Are you a spy?” “I… I also don’t know. They did not tell me anything and only asked me to assist with their investigation.” She is uneasy and nervous.

“Don’t worry…” Dong Xuebing is worried for her. “Tell me where the teahouse is. I will go over now.” After taking down the address, Dong Xuebing grabbed his wallet and coat and drove to a teahouse near Hua Mei estate. Why is Sister Yu being investigated? Dong Xuebing can’t help but wonder if this is related to him. His power, BACK, and STOP are too weird. It is not weird if someone notices his power and starts to investigate the people around him. The more Dong Xuebing thinks about it, the more worried he becomes.

The teahouse is only two stories and has an ancient times deco.

After parking his car, Dong Xuebing enter the teahouse. He asked the waiter and went upstairs to a private room. The moment he enters the private room, everyone turned and stares at him. Yu Meixia, a middle-aged couple, and a young man in his mid-twenties are seated nervously behind the table. Opposite them are three men in casual clothes. They should be the State Security officers Sister Yu mentioned. One of the men has a bag under his arm and should be the leader.

The leader frowned as he looks at Dong Xuebing. “Who are you?” “Xiao Bing!” Yu Meixia quickly stands up and accidentally knocks over a cup. “Ah… sorry… sorry….”

Dong Xuebing can tell Sister Yu is scare and walks over to pat her hand to calm her. “Don’t worry. I am around.”

Yu Meixia bit her lower lips and nodded.

Dong Xuebing turned to those men and smiled. “Comrades, this is my Sister. Here, have a cigarette first.” Dong Xuebing took out his packet of Yu Xi Cigarettes and offer them.

The men looked at each other and wonder if they should accept it. “Leader?” The leader did not accept the cigarette and replied emotionlessly. “We are investigating a case. Those unrelated should leave now.” Dong Xuebing smiles. “I will not interfere with your investigation. Oh, are you all from the City Bureau or the Provincial Bureau?” Those men did not reply.

Yu Meixia whispered to Dong Xuebing. “I saw their IDs earlier, and they are from the Provincial Bureau.” The Provincial Bureau? Dong Xuebing is suspicious. “Comrades, my Sister is a good citizen. Are you all sure you all had gotten the right person?” The leader looked at Dong Xuebing coldly. “Who are you to question us? Get out! Do you believe that we will bring you back if you waste our time?” Hmph! What’s with this attitude?! Dong Xuebing is mad. “What if I refuse?” Civilians are afraid of State Security Officers, and Yu Meixia quickly pulls Dong Xuebing back. She is afraid these men will arrest Dong Xuebing. “Xiao Bing…”

The other two plainclothes officers can’t be bothered with Dong Xuebing. One of them stares at Yu Meixia, the middle-aged couple and that young man. “This investigation is confidential. Handover your phones, bags, and identifications. We need to check them first.” The middle-aged couple placed their belongings on the table.

Yu Meixia also reached for her phone in her pocket.

But Dong Xuebing sensed something is wrong. Why do they need to hand over their wallets too? What procedure is this? He immediately stops Yu Meixia and looks at those three State Security Officers. “Can I look at your IDs before the start of the investigation?” The middle-aged couple replied. “They had shown us earlier. They are really from the State Security.” Dong Xuebing smiled. “But I have not seen it yet. Can you all show me?” The leader looks at Dong Xuebing coldly. “You want to obstruct us from investigating this case? Fine! Handover your phone! We suspect you are related to this case!”

Yu Meixia turned pale immediately. “Comrade… no… this has nothing to do with Xiao Bing.” She turns to Dong Xuebing. “Xiao Bing, just go out first. Don’t… don’t worry about mee.” She is afraid Dong Xuebing will get into trouble.

Dong Xuebing ignored her. “I will repeat this again! Show me your work pass!”

Chapter 396 – Imposters!

Private room in the tea house.

Dong Xuebing demanded the State Security Officers’ ID, and the room immediately becomes tense.

The middle-aged couple and that young man look at Dong Xuebing, confused. Is this person mad? We already told you they are from the Provincial State Security Bureau, and you still dare to raise your voice at them? You are just asking for trouble. Do you know the State Security is a department that has power over your life and death? They can just accuse you of being a spy, and you are dead!

“Xiao Bing.” Yu Meixia is worried.

Dong Xuebing patted her hand to assure her and stared at those three men.

The leader narrowed his eyes and took out his ID before flashing it in front of Dong Xuebing.

Dong Xuebing acted fast, and before the leader could keep his ID, he snatched it from him.

The leader and his two men are furious. “You want to die?! Ah?!”

Dong Xuebing took a glance at the ID and laughed. He threw the ID at the leader’s face. “You all are the ones who want to die! State Security?! Of all departments, you all want to impersonate as State Security Officers?! Ah?! You all think you all can fool me with this fake ID?!”

The leader was shocked. “What are you talking about?!”

The middle-aged couple and that young man were also stunned. These people are fake officers?

Yu Meixia grabbed Dong Xuebing’s arm. “Xiao Bing, this… they are fake officers?”

Dong Xuebing sneered. “I was wondering why the State Security had asked you to assist in their investigation for no reason. Damn! You all are really daring! Look at the serial number on your ID! Do you know what the alphabet in front of the serial number means?! Ah?! That’s the region code! What is your serial number? N? What region is N? Also, where is the Anti-counterfeit label? Where is the word ‘Police’ at the back?! All these are missing, and you dare to claim this is a State Security ID?! Who are you trying to fool?!”

The leader is furious. “Stop your bullshit if you have not seen one before!”

Dong Xuebing laughed. “I have not seen one before. I had worked in State Security for one year! You think I don’t know how State Security IDs look like? How dare you all try to cheat me?!” If it was someone else, these imposters might have gotten away. Not everyone had seen a State Security ID. Still, Dong Xuebing was the State Security’s General Office Deputy Chief in Beijing. How can he not know about the ID? He had held one in his pocket for almost a year! Even if he has not seen other IDs, he can still see his own.

Those three men panicked when they heard the person in front of him had worked for the State Security before.

But the leader still tried his luck. “Who are you?! Which unit are you from?!”

Dong Xuebing rolled up his sleeves. “I am no longer with the State Security. I am now in charge of the Investment Promotion Agency. Remember my name! I am Dong Xuebing!”

Investment Promotion Agency?! Dong Xuebing?!

The three men heard Dong Xuebing’s name and took a deep breath in shock!

These men are not from State Security and had gotten this fake ID to cheat money. In the past, they search for victims over the internet. They will chat with the victims over QQ, and if their victims are using expensive phones, they will ask them out for dinner. During the dinner, they will pretend their phone’s battery is dead and borrowed the victim’s phone to make a call in the restroom without returning. As people become more aware of such scams, it’s harder for them to succeed. So, they got someone to make a fake State Security ID and tried to scam people with it. But they had picked the wrong victims today.

Dong Xuebing!

Everyone in the County had heard of this name!

Those three men looked at the person in front of them again. He looks exactly like the legendary Dong Xuebing!

These three men are part of the underworld and had heard of Dong Xuebing more than once! How many members of the underworld have not heard of the God of Plague?! Dong Xuebing is notorious for having killed more than a dozen people. He had killed nine escaped convicts and killed more than a dozen criminals in another County during the stolen relic case. There might be more criminals killed by him, which they are unaware of. This person is a ruthless killer!

The middle-aged couple and that young man saw the expressions on those three men and knew they were scammed. But they are still worried as those three men are bigger than them. Their group only consists of two middle-aged women, a middle-aged man, a student, and a skinny Investment Promotion Agency staff. They are worried if those three men will kill them to silence them.

Dong Xuebing rolled up his sleeves and pulled Sister Yu behind him. He is prepared to fight those impersonators and protect the victims.

Everyone is tensed.

But Dong Xuebing did not know he is too notorious. Just when he thought the other party will fight with him, they shouted. “It’s the God of Plague! Run!”

Ah….

The three men quickly pushed the door open and dashed for their lives!

“Damn! Why are we so unlucky to meet him?!”

“Shut up and run!”

Common civilians might not know how powerful the God of Plague is, but how can they not know? Even if their numbers are five times more, they are no match for Dong Xuebing!

The three imposters are scared for their lives.

The middle-aged couple and the young man had not expected this outcome and were puzzled.

Damn! Dong Xuebing is also feeling frustrated. What the hell are they thinking? I still have not moved a finger, and they ran away. He immediately took out his phone to call Deputy Team Leader Feng. “Old Feng, I got work for you. Three men had impersonated State Security Officers to con people at the teahouse west of Hua Mei Estate. They had escaped. Go and catch them.”

This is a credit, and Deputy Team Leader Feng quickly acknowledge it.

Dong Xuebing turned to the couple and young man. “Please wait for the police here. They might need to record your statements later. Oh, please keep your phones and wallets. Don’t trust others easily. It might be your responsibility to assist the police in their investigation. Still, you all need to verify their identities first. Be more alert next time.” Although Dong Xuebing is no longer with the Public Security, he is used to speaking like a Police officer.

The middle-aged couple and that student quickly thanked Dong Xuebing, but they look at him weirdly. They are wondering who this person is. Why did those three conmen run as if they had met a ghost the moment they heard this person’s name? Dong Xuebing? How come this name sound so familiar?

Dong Xuebing pulled Yu Meixia. “Let’s go back.”

Yu Meixia nodded and looks at Dong Xuebing gently.

In the car.

Yu Meixia bit her lips. “Xiao Bing, sorry. I had given you problems again. It’s all because I am stupid.” She is angry with herself for being so gullible. If she had not informed Dong Xuebing, she would be scammed.

“It’s those criminals who are cunning.” Dong Xuebing laughed. “It’s not your fault. I had also believed them at the start.” Yu Meixia lowered her head. The way she looks at Dong Xuebing changed after he scared those conmen away with just his name.

Dong Xuebing also felt proud. “Why are you looking at me like this?”

Yu Meixia blushed and quickly look away. “No… I… I am not looking at you.” Dong Xuebing laughed and pinched her chin to make her face him. “You still don’t want to admit? Here, just look at me all you want.” Yu Meixia quickly waves her hands. “I… I am really not looking at you.” Dong Xuebing loves to tease Sister Yu and finds it amusing. But Yu Meixia is in her thirties, and he cannot go too far with his teasing. He lets go of her chin. “Alright. Let the police handle the rest. We will go back to have dinner. It’s been a while since I ate your cooking. Haha…” He looks at Yu Meixia. She is wearing a long light-colored dress, beige stockings, and black strap heels. Hmm… she is getting better in her dressing. He stroked her thighs lightly before driving off.

Yu Meixia blushed and did not resist.

Hua Mei Estate.

Yu Meixia’s apartment. Living room.

Yu Qianqian had gone out with her classmates and is not around.

Dong Xuebing leans back on the sofa with his legs crossed and took out a cigarette. Yu Meixia, taking off her coat, saw it and quickly took out a lighter to light the cigarette. After that, she brought a pair of wool slippers and put them on for Dong Xuebing before making tea for Dong Xuebing. Then, she held the ashtray up for Dong Xuebing beside him.

Dong Xuebing looks at her. “You don’t need to do these. Just relax.” Yu Meixia shook her head and continued to hold up the ashtray. She is not educated and is not smart. So, she can only do these things to express her feelings.

Dong Xuebing looks at Yu Meixia gently. “Did you miss me?” Yu Meixia lowered her head in embarrassment and did not reply.

“Answer me.” Dong Xuebing is afraid her arms will be tired and stopped smoking. He snubbed his cigarette and moved closer to her ear. “Did you miss me?”

Yu Meixia paused for a few seconds and nodded with a red face. “Yes.”

“How much did you miss me?”

“……”

“Quick, answer me.”

Yu Meixia is shy and doesn’t know how to reply to Dong Xuebing.

Dong Xuebing pretended to be angry. “If you don’t answer me, I will leave now!”

“No!” Yu Meixia quickly grabbed his arm. “I… Qianqian, and I missed you badly.” She is too shy to admit it and had to drag her daughter in with her.

Dong Xuebing could felt his body heating up with Yu Meixia’s matured body pressing against his arm. “I miss you too.”

Just when they are about to do something shameful, the doorbell rang!

Chapter 397 – Asking Sister Yu for help

Afternoon.

Hua Mei Estate, Yu Meixia’s apartment.

Ding Dong… Ding Dong… Ding Dong… Yu Meixia walks over to open the door.

“Mum! I’m back!” Yu Qianqian shouted as she enters the apartment.

“Are you cold?” Yu Meixia quickly grabbed her daughter’s hands and rubbed them. “Your hands are freezing. Why didn’t you wear more clothes? It’s still very cold now.”

“I forgot.” Yu Qianqian is very close to Yu Meixia, and she hugged Yu Meixia tightly to warm herself up.

Yu Meixia smiled and closed the door. “Your Uncle is here. Go and greet him first.”

“Ah?!” Yu Qianqian looks into the living room. “Big Bro… Ah… Uncle!”

Dong Xuebing laughed and waved for her to go nearer. When Qianqian got closer to Dong Xuebing, he rubbed her head. “I have not seen you for a few days, and you had gotten taller and prettier. Did you listen to your mother when I am not around? Huh? How are your results?”

Yu Meixia smiled proudly. “Qianqian got third in her class for the last test.”

“Wow…” Dong Xuebing pinched Qianqian’s cheek lightly. “You are so smart.”

Yu Qianqian felt embarrassed and replied shyly. “It’s because Aunt Luan had given me tuition during the winter break.”

Dong Xuebing smiled. “But you are also smart to get third.”

Yu Qianqian let Dong Xuebing pet her head like a kitten as she hugged his arm. “Uncle, there are some problems with my laptop. It suddenly becomes very slow. Can you help me take a look? Also, I have some math problems with I don’t know how to solve. Can you teach me?” She had not met Dong Xuebing for a few days and wants to be with him.

Yu Meixia looks at her daughter. “Your Uncle had just arrived. Let him have dinner first.”

“It’s alright.” Dong Xuebing stood up. “Let’s go. I will repair your laptop first.”

Yu Meixia looked at them and smiled. “I will prepare dinner now.

In the kitchen, Yu Meixia is still smiling as she prepares the ingredients. She knows she is not smart and only knows how to serve others. After quitting her supermarket cashier job, she had been learning massage and cooking from books.

Twenty minutes later.

All the ingredients are ready, and the doorbell rang again.

Yu Meixia opened the door and let the visitor in. “Fang Sao, please come in.”

“Meixia, you are preparing dinner?” Fang Sao smiled and passed a plastic container to Yu Meixia. “We had prepared braised beef and cannot finish it. I had brought some over for you and Qianqian.”

Yu Meixia thanked her. “Sorry to trouble you. Thank you.”

“We are neighbors and should take care of each other. Oh, this is my son. Have you met him before?”

A young man steps forward. He is not bad looking and looks honest.

Yu Meixia replied. “Of course. It was Xiao Xu who helped me unclog my drainage pipes. Come in.”

Xiao Xu, who is around 23 or 24 years old, greeted Yu Meixia politely. “Aunt Yu.”

Fang Sao and Yu Meixia are staying on the same floor, and she is also an ordinary commoner. She and her husband had been working in a bicycle factory. Since New Year, she and her husband had been giving little gifts to Yu Meixia and Yu Qianqian. Sometimes they will bring food, fruits, and even dresses for Yu Qianqian. When Xiao Xu overheard from Yu Qianqian that their house’s drainage pipe is clogged, he immediately went over to help. Yu Meixia knew they must have heard from somewhere that she was Xiao Bing’s helper before and is trying to suck up to her. But despite this, she is still grateful to Fang Sao and her family for treating her well.

Yu Meixia went to brew tea for them after they entered the apartment.

Fang Sao stopped her. “Don’t worry about us. Haha… I will not treat myself as a stranger and will brew tea myself.”

Fang Sao comes over to Yu Meixia’s apartment often to chat with her and knew where the tea and cups are kept. She reached over and took out the tea leaves, and made a cup of tea for herself.

Yu Meixia asked. “Xiao Xu, what fruits would you like? I will go and cut it.”

Xiao Xu quickly waved his hand. “No need… Thank you, Aunt Yu.”

Fang Sao laughed. “Don’t bother with him. This kid does not like fruits.”

“Qianqian also does not like to eat fruits in the past.” Yu Meixia took out a plate of fruits and puts it on the coffee table. “But Xiao Bing told her fruits have lots of vitamins, and she must eat it like taking medicine.”

Fang Sao heard Yu Meixia mentioning ‘Xiao Bing’ and knew who she was referring to. “Qianqian is not around? Is she studying?”

Yu Meixia turned and look at the room. “Xiao Bing is here, and I think he is fixing Qianqian’s computer.”

Chief Dong is here?! Fang Sao immediately got nervous. “This… Err…”

Xiao Xu is also nervous and looks towards the bedroom door.

Fang Sao composed herself and pulls Yu Meixia beside her on the sofa to chat with her. She asked Yu Meixia how she maintained her looks and figure. This is not flattery. She had seen more than a dozen men in the estate steal glances at Yu Meixia. Even her son, Xiao Xu, also kept looking at her. Yu Meixia felt awkward and quickly said that she is not pretty and has wrinkles.

After chatting for a while, Fang Sao started talking about her son. “Your daughter Qianqian takes after you. She looks exactly the same as you. She will have a bright future, unlike my Xiao Xu. Sigh… He doesn’t have good looks and cannot even find a job. I wonder how he is going to get a wife in the future.”

Yu Meixia asked curiously. “Isn’t Xiao Xu working in the County?”

Fang Sao sighed again. “He had gotten an internship with the County’s TV station. But the TV station is not interested in him, and he might not convert to a full-time staff this year.”

“Ah…” Yu Meixia also felt sorry. “Xiao Xu is a good kid. Why can’t he be converted to full-time?”

Fang Sao replied. “Most of the interns in his group have connections. But we are not wealthy and don’t have any connections. Sigh…” She paused and looks at Yu Meixia. “Meixi, I am at my wit’s end. If Xiao Xu cannot be converted to be a full-timer, what will he do in the future? I know you are capable. Can you give Xiao Xu a hand?” Fang Sao’s eyes turned red, and a tear rolled down her cheek.

Xiao Xu felt guilty. “Mum, it’s all my fault for being so useless. I…”

Fang Sao wiped her tear and held Yu Meixia’s hand. “Meixia…”

Yu Meixia is softhearted and becomes anxious when she saw Fang Sao crying. “Don’t cry… I… Let me see what I can do…”

Fang Sao is overjoyed. “No matter what the outcome is, I will thank you.”

Yu Meixia thought for a while and walked over to the bedroom. She enters and closed the door behind her. Dong Xuebing and Yu Qianqian are playing PC games in the room. They play a fighting game against each other, and Qianqian seems to be losing as her face and ears are all red and frowning. She is pressing on the buttons furiously and breathing loudly.

The round ended.

Dong Xuebing laughed. “I won again. Qianqian, you are no match for me.”

Qianqian is pouting. She had started using this laptop for a few months. How is it possible for her to win Dong Xuebing?

Yu Meixia saw they had finished playing, and she said softly. “Qianqian, Aunt Fang is here. Go out and accompany them.”

Dong Xuebing petted Yu Qianqian’s head. “Let’s continue playing at night. I will teach you a special move, and you might win against me next time.”

“Ok!” Qianqian replied happily and ran out of the room. “Aunt Fang, Brother Xu.”

Yu Meixia closed the bedroom door.

“Your friend is here?”

“Yes. They are our neighbors and had treated Qianqian and me well.”

“What happened? What’s with that expression? Is there anything wrong?”

Yu Meixia hesitated and walks over slowly. She sat beside Dong Xuebing and stroked his hand. This is the first time she initiated intimacy with Dong Xuebing.

Dong Xuebing is amused. “Seems like this is not a small problem.”

Yu Meixia blushed. Xiao Bing had always helped her in the past, and she had never asked him for help. If it was another person who had asked her for help, she would never ask Dong Xuebing. But Fang Sao and her family had treated her well, and she cannot refuse her. “Xiao Bing… I… Fang Sao’s son is an intern with the County TV station. His internship is almost up… but he was not converted to full-time. That’s why… err… if you can… Can you… it’s fine if you cannot help.” She doesn’t even know what she is talking about.

Dong Xuebing laughed. “That Fang Sao is asking you for a favor?”

Yu Meixia nodded. “Fang Sao had helped me a lot in the past. Xiao Bing, you… can you help?” She tightens her grip on Dong Xuebing’s hand. This is the first time Fang Sao asked her for a favor. “Fang Sao and her family are good people.”

Dong Xuebing replied without hesitation. “Ok. I will help you ask around.”

Yu Meixia is overjoyed. “Really?!”

Dong Xuebing kissed Sister Yu on her forehead. “This is the first time you asked me for help. How can I reject you?”

Yu Meixia smiled sweetly when she heard this. She knows Xiao Bing still likes her.

Chapter 398 – Hao Gege…

Yu Meixia’s apartment.

Bedroom.

Dong Xuebing looked at Yu Meixia and took out his phone. This is the first time Sister Yu asked him for help, and he must not fail her. But he has no connections in the Publicity Department, and the County Publicity Department’s head Chen Tongbing is with Xiang Daofa’s faction. It’s also not right to ask Hu Silian. Ah… Su Jia is working in the County TV Station, and she is not only the host of a News program. She is also a Deputy Team Leader of the program production team.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing called.

“Hello, Xuebing?” Su Jia laughed.

Dong Xuebing replied. “Sister Su, where are you? Have you taken your dinner?”

Su Jia laughed. “You are too late. I had just finished dinner with my colleagues. Are you going to treat me to dinner?”

“That’s right. Since you had eaten, let’s have dinner another day.” Dong Xuebing paused for a second and continued. “Oh, I have something to trouble you. My friend’s son is interning at your TV Station. His name is Sun Xu, and he is working with the logistics department. Do you have any say in this department? He hopes to be converted to be a full-timer.”

Su Jia replied. “It’s a small matter. I will speak to them.”

“Thank you, Sis.”

“Haha… This is a small matter. Don’t need to thank me.”

Dong Xuebing did not expect Su Jia to agree so readily after hanging up. He turned to Yu Meixia and told her it’s done.

Yu Meixia left the room and saw Fang Sao and Xiao Xu chatting with Qianqian.

Yu Meixia walks over. “Xiao Xu, go back and wait for the news. You should be getting a conversion these few days.”

Fang Sao heard it and grabbed Yu Meixia’s hands. “Thank you so much. Xiao Xu, what are you waiting for? Hurry up and thank your Aunt Yu.”

Xiao Xu quickly stood up. “Thank you, Aunt Yu. Thank you.”

“It’s alright.” Yu Meixia felt good to be thanked by Fang Sao and her son.

Fang Sao realized Chief Dong treats Yu Meixia very well. She had only said a few words to him in the room, and everything is settled. Chief Dong must dote Yu Meixia and her daughter very much. Fang Sao is envious of Yu Meixia. A penniless widow and her daughter had come to the County. Now, she has her own apartment, and Hukou, even the legendary God of Plague, is doting on her. How lucky can she be?

Fang Sao chatted with Yu Meixia for a while more before leaving.

After Fang Sao and her son left, Dong Xuebing walks out of the bedroom, with his hand rubbing his stomach. “Sister Yu, is dinner ready? I am starving.”

Yu Meixia quickly got up. “I will cook dinner now.”

Clash… in her hurry, Yu Meixia tripped herself and fell forward.

Dong Xuebing got a fright and quickly caught her from falling. “Ah… are you trying to scare me to death? What’s the hurry?”

“I… you are hungry…” Yu Meixia is mad with herself. Why am I so clumsy? I can’t even walk properly!

Dong Xuebing helped her up and gently said. “Don’t be anxious. I was only joking with you. I am still not hungry.”

Yu Meixia saw Qianqian looking at them, and she blushed. She quickly struggled out from Dong Xuebing’s embrace and enters the kitchen. “I… I am going to cook now.”

It is dark by the time they finish their dinner.

Dong Xuebing sat on the sofa, rubbing his tummy and praising Yu Meixia’s cooking. Yu Qianqian also rubbed her tummy like him and said today’s dinner is the most delicious. Yu Meixia felt blissed, and her efforts had paid off.

“Uncle, teach me how to play the game.” Qianqian tugged Dong Xuebing’s arm.

Dong Xuebing continued to smoke on the sofa. “Let me rest a while more. I am too full.”

Qianqiang nodded and asked. “Are you going back today?”

Yu Meixia, who was holding up the ashtray, continued to watch TV, but her ears are listening to their conservation.

Dong Xuebing laughed. “I will not be leaving tonight. I will stay here to accompany you to play games.

Yu Meixia stood up. “I… I will go and make your bed now. Do you want me to fill the bathtub later?”

“Ok.”

9.15 pm.

The bathroom door opened, and Dong Xuebing walks out slowly.

No one is in the living room. Yu Meixia and Qianqian should be in their bedrooms, and Dong Xuebing is in a dilemma. Although Qianqian saw him and Sister Yu together in Beijing, he cannot do that again. How is he going to sleep tonight? Sleep in the other bedroom alone? It will be too lonely.

Dong Xuebing thought for a while and opened Yu Meixia’s door. “Are you all going to sleep?”

“Yes.” Yu Meixia is making the bed, and Yu Qianqian is playing with her mobile phone.

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… never mind.”

“Ok. Good night.” Dong Xuebing closed the door.

Fine… Seems like I cannot touch Sister Yu tonight. Sigh… If I known this will happen, I will not accompany Qianqian to play games tonight. I should have bought a gift to keep her occupied, and Yu Meixia can accompany me. It’s too late to regret now. Even if Dong Xuebing can sleep with them, he will not do anything to Sister Yu in front of Qianqian.

Dong Xuebing returned to the other bedroom and covered himself under the cover. But he cannot sleep as he kept thinking about Sister Yu.

Ten minutes…

Twenty minutes…

Suddenly, someone opened the bedroom door.

Dong Xuebing was surprised and looks at the dark shadow. “Sister Yu?”

Yu Meixia closed the door behind her. “You… are you sleeping?”

“I am still awake. Why are you here?”

“Qianqian had fallen asleep. I… I am here… to check on you.”

Dong Xuebing laughed and sat up excitedly. He hugged Yu Meixia by her waist. “What’s there to check? What is it you want to check?”

Yu Meixia turned red. “I… am afraid you did not cover yourself with the blanket properly and caught a cold.”

Dong Xuebing replied. “I had already caught a cold and am feeling cold all over my body. Haha… do you want to warm me up?”

“O… Ok.” Yu Meixia took off her wool slippers and got into Dong Xuebing’s bed.

Dong Xuebing reached over and caressed her butt.

Yu Meixia looked away and hesitated for a few seconds before hugging Dong Xuebing back. Her hug from the front pushed Dong Xuebing, who was sitting up, back onto the bed. Yu Meixia quickly apologizes, saying it was not intentional. But she did not let go of him and continued to hug him lightly.

Dong Xuebing joked. “Sister Yu, this is the first time you are so proactive.”

“No… This… this is unintentional.” Yu Meixia turned her face away from Dong Xuebing.

Dong Xuebing smiled and hugged Yu Meixia in his arms, and they laid on the bed without saying anything.

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

Yu Meixia thought Dong Xuebing had fallen asleep and moved forward to kiss Dong Xuebing on his face. She took a quick glance at him and kissed him on his lips… Soon, she was tongue fighting with him and breathing heavily. Dong Xuebing could no longer pretend to sleep and returned the kiss.

Sister Yu had never taken the initiative to kiss him.

Soon, Dong Xuebing’s hands are all over Yu Meixia’s body, and he can feel her body getting heated up.

Yu Meixia stopped kissing and started unbuttoning her pajamas. She was naked in an instant.

Dong Xuebing laughed and stroked her hair. “Why are you so passionate today?”

Yu Meixia blushed. “No…”

“No? In the past, you kept hiding from me, and I had to spend time to persuade you before I get you.” Dong Xuebing pulled the blanket over them. “Did you really miss me that much?”

“……”

“Tell me.”

Yu Meixia is in her thirties, and her daughter is in Junior High school now. She is too embarrassed to say it out. “Xiao Bing, stop asking… I…”

“Haha… alright. I will not ask you anymore. Why are you so shy?”

Yu Meixia was relieved. “Then… we… are we going to…”

“Wait. Hmmm… call me something nice first.”

“… call you what?”

Dong Xuebing replied. “What do you think?”

Yu Meixia asked timidly. “Call you younger brother? … Xuebing? Chief Dong?”

Dong Xuebing rolled his eyes.

“I am not smart. You… What do you want me to call you?”

“… Haha… call me Hao Gege (means good elder brother in mandarin).”

Yu Meixia gasped. “This…”

“Are you going to call me?”

Yu Meixia took a deep breath and whispered. “… Hao Gege.”

“Again.”

“Hao Gege, Hao Gege.”

Dong Xuebing could not stand it anymore. He flipped her over and starts to…

Chapter 399 – Birthday Banquet

One day…

Two days…

Three days…

The weekend was over in a flash. The Investment Promotion Agency’s staff are all working hard. Lots of investment letters of intent are placed on Dong Xuebing’s desk. An investment letter of intent is not an official contract. It is a proposal before signing the contract. Dong Xuebing called for a meeting and even got the Office Directors from the offsite offices back. He praised them for their work and assigned a new task to them.

Friday afternoon.

The County Party Committee Quarters.

Dong Xuebing was exhausted after he finished work and was about to take a nap on his sofa. Although he is hungry, he was too tired to cook.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang. It was Xie Huilan.

Dong Xuebing answered listlessly. “Huilan…”

“Hehe, why do you sound so tired?”

“Yes… I had been going to the villages and countryside to follow up with the projects.”

Xie Huilan laughed. “You must be tired. Alright. Come over to my apartment for a while.”

“Huh? Is it urgent?” Dong Xuebing really doesn’t want to move and just want to take a nap.

“Just come over now, Ok?”

“… Alright. Let me take a shower first.”

Dong Xuebing yawned as he dragged himself into the bathroom. After a quick shower and changed into clean clothes, he sneaked into the next building after seeing no one was around.

Ding Dong, ding dong, ding dong…

The door opened, and Xie Huilan stood there in her suit.

“Sis…” Before Dong Xuebing could finish, he noticed someone in the living room.

It’s the Deputy Mayor, who is overseeing the County’s Ministry of Education, Cheng Keliang! There are rumors in the County Government that he is interested in Xie Huilan!

Cheng Keliang was surprised to see Dong Xuebing. But he continued to sit there to drink his tea and did not stand up to greet Dong Xuebing. After all, Dong Xuebing’s rank is lower than him.

Dong Xuebing immediately says. “Mayor Xie, I’m here to report about the progress of my work. Can I…”

Xie Huilan smiled and stepped aside. “Xiao Dong… Come in.”

Dong Xuebing knew if Mayor Cheng is around earlier, Xie Huilan would have informed him over the phone. That means Cheng Keliang had just arrived for around ten minutes when he was showering. This guy is shameless. How dare he come over to Sister Xie’s house uninvited? What is he trying to do?

“Mayor Cheng, you are also here?” Dong Xuebing faked a smile and greeted Cheng Keliang.

Cheng Keliang nodded and did not say anything. He is unhappy with Dong Xuebing for entering the apartment despite seeing him inside. Dong Xuebing should come back another day and not go straight into the living room. Does he think he is one of Mayor Xie’s men and he can do whatever he wants? This is disrespect.

Dong Xuebing is also unhappy with Cheng Keliang.

Dong Xuebing was still feeling tired after entering the apartment. He rubbed his eyes and told Xie Huilan about his agency’s current progress.

Xie Huilan nodded and listened attentively. “Good. You all are doing well.”

This discussion went on for around 15 minutes, and Cheng Keliang was ignored.

Dong Xuebing had always been shy in front of women. Still, he is shameless in this situation and continued talking non-stop.

Cheng Keliang frowned and could not stand it. He received a phone call and told Xie Huilan. “Mayor Huilan, I have to leave to attend to something in my ministry.”

Xie Huilan looked at him and smiled. “Alright. I will walk you out.”

“No need. You still have not taken your dinner, right? I shall not bother you anymore.”

The door closed, and Cheng Keliang left.

Dong Xuebing asked. “Why is he here?”

“He is here to discuss work.”

Dong Xuebing knew Cheng Keliang must have ulterior motives for coming.

Xie Huilan is still as beautiful as before, but Dong Xuebing is too tired and hungry to admire her looks. He looks at the bedroom and finds the bed inside is more attractive than Sister Xie.

Huh? What’s that smell?

Dong Xuebing looks into the kitchen and saw four dishes on the kitchen counter.

This…

Xie Huilan smiled. “I saw your car returning when I was coming back and noticed you did not switch on your lights. I guess you are not cooking dinner tonight. Let’s have dinner together. I had been busy these few weeks and did not have time to have dinner at home. I finally get to finish work early today and have the time to cook some dishes.” After Cheng Keliang left, Xie Huilan took the dishes and two rice bowls to the dining table from the kitchen.

Dong Xuebing was surprised. “You had been watching me from your windows?”

Xie Huilan giggled. “I just happen to see you returning. Hehe.”

Dong Xuebing was touched. Just happen to see me? How can there be such a coincidence? No wonder my phone rang after I reach home. Huilan had been watching me from her windows. She is the Mayor and is busier than me. Yet she stood by the windows to wait for me and still prepared a sumptuous dinner. “Did… you cook all these?”

Xie Huilan smiled. “My cooking is only average. Just make do with it.”

Dong Xuebing picked up the chopsticks and started eating. The food’s taste is really average, but he loves it. “Delicious…”

Xie Huilan also sat down and eat. “Have more. If you are too tired to cook, call me in advance. I will cook dinner for you. Haha… If you don’t like my cooking, we can order some take-out. You must not skip dinner again. I will be worried if you fall sick.”

“Ok.” Xie Huilan was feeling blessed and did not say anything more.

After dinner.

Dong Xuebing is still feeling touched and hugged Xie Huilan on the sofa. “Errr… can I sleepover at your place today?”

Xie Huilan laughed. “You want to take advantage of me again? Haha… wait until you are promoted to Deputy Director first, and I will let you do whatever you want with me. But now… do you think it’s right? Huh?”

Dong Xuebing was speechless. “I’m very sleepy. Err… can I take a nap on your lap? Is it fine?”

Xie Huilan nodded. “Haha… no problem. Do you want a pillow?”

“No need. Your legs are more comfortable than pillows.”

“… really?”

“Yes.”

“Ok. But I still have some work to do. Don’t blame me if I disturbed your nap.”

“It’s fine even if you place your documents on my head. I am going to sleep.”

Dong Xuebing quickly laid down and rested his head on Xie Huilan’s lap. It’s so soft and smells so nice. He closed his eyes and wrapped one arm around her waist, and he can feel the lacy panty lines from outside her pants.

Dong Xuebing felt Xie Huilan stroking his hair and fell asleep soon.

30 minutes…

One hour…

Dong Xuebing woke up when he heard Xie Huilan speaking on the phone.

“I will be going to the countryside tomorrow… Yes… I have a meeting on Monday and might not have the time to come back… Haha… Don’t blame me for this… I will wish you a happy birthday now… Yes… Xiao Dong? He is sleeping on my lap now. He had been exhausted these few days… oh, he seems to be awake now. You want to speak to him?” She pushed Dong Xuebing’s shoulder and pass him her phone. “My Mum’s birthday is on Sunday, and she is asking you if you can attend her birthday banquet.”

Dong Xuebing quickly grabbed the phone and said politely. “Aunty, I’m Xiao Dong.”

Han Jing asked. “Xiao Bing, this Sunday is my 55th birthday. Huilan is busy with work to return. Are you free? I am inviting you now.”

“Ah? It’s your birthday, and I will definitely come. Alright, I will be there on Sunday with a present.”

“There’s no need to bring any present. We are one family, and you don’t need to be so courteous. Just be here will do…”

Dong Xuebing was also busy, but since Xie Huilan cannot attend the birthday banquet, he represented her attend.

After hanging up, Dong Xuebing asked. “What should I get for Aunty?”

Xie Huilan kept her phone and let Dong Xuebing rest his head on her lap again. “It’s not an official banquet, and it should be a casual family dinner. There’s no need to bring an expensive gift as there are no outsiders. I will prepare the gift, and you just bring it to my Mum.”

Dong Xuebing shook his head. “You are so busy and will not have time to get it. Let me prepare the gift. I will return to Beijing tomorrow.”

“Ok.”

Chapter 400 – Stolen!

Saturday.

It’s a bright and sunny day.

The weather is warmer now and finally felt like Spring.

At around 9 am, Dong Xuebing arrived in Beijing in his Mercedes MPV. He had slept until around 10.30 pm at Xie Huilan’s place and continued his sleep at home. He woke up before 5 am and started driving to Beijing. Tomorrow is Madam Han’s birthday banquet, and he needs to prepare her gift. He also needs to visit Chief Xu Yan and Qu Yunxuan.

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang. It was Xie Hao.

Dong Xuebing slowed down and answered. “Hello, Xiao Hao.”

“Haha… Brother-in-law. My Eldest Aunt is celebrating her birthday. When are you arriving in Beijing?” Xie Hao is always so cheerful.

“I am in Beijing now and is heading to the City. Where are you now?” “Ah? Have you arrived? I am with my 2nd Sis. We had just bought my Aunt’s present. Hehe… If I had known you are arriving so early, we could go together.”

“You two are too early. Where are you all? I will go over now.”

After taking down the address, Dong Xuebing drove towards the City’s Northern District. His gift for Madam Han cannot be too shabby or tacky as it will embarrass him and Sister Xie. That’s why Dong Xuebing wants to see what Xiao Hao and Xiao Jing buy and find out about her preferences before deciding. He had owned Xie Jing a favor a few days ago, and how can he not treat her to a meal after knowing she is with Xie Hao?

Northern City.

Dong Xuebing parked his car near a shopping street and looks around.

“Brother-in-law!” Xie Hao shouted and waved furiously.

Xie Jing was holding on to a Ming Dynasty small bowl and smiled at Dong Xuebing before boarding Dong Xuebing’s car with Xie Hao.

Xie Hao threw his snack out of the window and wiped his mouth. “Brother-in-law, you are here at the right time. We are troubled as we cannot get a taxi.”

Dong Xuebing laughed. “Did you treat me as your driver?”

Xie Hao giggled. “I don’t dare to do that. It’s just on the way… Oh, let me show you the gift we prepared.” They had bought an antique porcelain bowl and an antique Huangyang Wood accessory.

Dong Xuebing blinked and asked. “Madam Han likes antiques?”

“A little.” Xie Jing, who was sitting in the rear passenger seat, laughed. “We don’t know what to get. Gold or cosmetics are too tacky, and we had given her other gifts before. Haha… My Big Sis likes antiques, and my Aunt is also influenced by her. Especially porcelain items. That’s why I bought this bowl.”

If it’s antique, it will be easy. Dong Xuebing can just return to his company to get an antique.

After chatting for a while, Xie Jing said suddenly. “Brother Dong, let’s go to my place. You had promised to cook lunch for me.”

Dong Xuebing replied readily. “Alright. Let’s go.”

“Just go straight from here. It’s not very far.” Xie Jing said.

Dong Xuebing was puzzled. “Xin Hua Agency’s quarters are located here?” “No. It’s my family’s old house. I had not been staying here.” Xie Jing pointed in front. “Some time ago, someone died upstairs, and I am superstitious. I had borrowed a Guanyin statue from my Aunt last month. It’s been a month, and it should be fine for me to move in. Many people had come to my workplace’s apartment to ask for favors recently. If I still stay there, I will not get any rest over the weekends.”

Xie Hao laughed. “That’s because you are capable. How come no one comes to me to ask me for favors?” “Are you looking for a beating?” Xie Jing gave her cousin a stare.

Dong Xuebing laughed. “Your department is in charge of hiring, right? Is it because there is an opening recently?” Xie Jing smiled wearily. “Not really. It’s just an exchange program. The grassroots level media news agency will pick a few outstanding staff to intern at our Xin Hua News Agency head office. They will be joining different departments to get experience. Although they will not stay with Xin Hua Agency in the future, it will look good on their resumes. That’s why everyone one comes to me after this program was announced. I know all of them, and it’s hard for me to reject them. That’s why I want to hide from them.”

Dong Xuebing nodded. “Xin Hua Agency is just so popular.” “It’s a National Level News Agency. Who doesn’t want to get experience here if they want to progress in the news industry?”

“Do our Yan Tai County have a place in this program?” Dong Xuebing asked.

Xie Jing replied immediately without thinking. “No. The name list had been finalized and passed to our HR department as part of the workflow. There are too many people fighting over the limited slots.” Their department can only decide on one or two slots, and that’s why she decided to move out from her quarters to prevent offending others.

Xie Hao grew impatient as Dong Xuebing, and Xie Jing chatted about work. “Can you two change the topic? Why are you two keep talking about work?”

“Haha…” Dong Xuebing and Xie Jing laughed.

In a small neighborhood.

Dong Xuebing parked his car in front of a building.

After alighting, Xie Hao looks around. “Second Sis, do you still remember you had brought me here to have a snowball fight when we were young? It’s here. You had bullied me that time. You threw a big snowball on me, and we ended up all wet and even caught a cold. Big Sis came and scolded us. But you answered back and ended up getting your ears pulled and got a beating from her. Hahaha….” Xie Jing gave him a stare. “That’s because you are naughty and always making me mad.”

“Hmph! You are ten years older than me, and don’t you know how to give in to me? Haha… but you ended up getting beaten up by Big Sis.” Xie Hao gloated.

“Your Big Sis did not beat you before? Ah?”

“… err… she did not beat me because of that incident.”

Dong Xuebing smiled as he listened to them talking about their childhood memories. No wonder Xie Huilan commanded so much respect from them. Xie Hao and Xie Jing are afraid of her, and Xie Ran also respected her. So, the real reason is that they had all received beatings from her when they were young. Eldest Sis is like their mother, and Dong Xuebing can imagine Xie Huilan’s face as she pulls their ears. He is curious to know how she looked like when she was young.

As they entered the building’s stairwell, Xie Hao and Xie Jing are still bickering.

“Second Sis, you are too timid.” Xie Hao mocked. “It’s just someone passed away upstairs, and you are so scared. You don’t even dare to move here for over a month? You still need to bring in a Buddha statue to ward off the spirits? That’s superstitious.”

Xie Jing replied angrily. “What do you know?!”

Xie Hao retorted. “That’s my Aunt’s treasure. Why did she lend it to you?”

“Lower down!” Xie Jing gave him a stare.

Dong Xuebing asked curiously. “What Buddha statue is that?” Xie Jing cleared her throat and said softly. “It’s a Buddha statue from the Tang Dynasty, and it is made from Tianlong Mountain’s sandstone.” Dong Xuebing got a fright. Xie Jing smiled. “Brother Dong also knows about antique? This Buddha statue was worth around 10 million in an auction a few years ago. If it is up for auction now, it is worth at least tens of millions. This statue is considered an antique among the antiques and is my grandfather’s family heirloom.”

The statue belongs to Senior Xie?

Family heirloom?

Dong Xuebing felt this is not a surprise. If this statue is not a family heirloom, no one in the Xie Family can afford to buy it. It is worth over 10 million, and no one in Xie Family is doing business.

Dong Xuebing asked curiously. “Did Senior Xie gave it to Madam Han?”

Xie Jing nodded. “When my Uncle got married to my Aunt, Senior Xie gave it to her. After all, my Uncle is his eldest son, and my Aunt is his eldest daughter-in-law. Haha… I had begged my Aunt for a few days to lend it for a month. Tomorrow is her birthday, and if I did not return it, she would be pissed.”

Xie Hao laughed. “If it is damaged, my Aunt will kill you.”

“Go away. Stop cursing me.” They chatted and joked as they make their way to the fourth floor. Xie Jing took out her keys to open the door.

Click… click…

“Eh?” Xie Jing gasped. “Why is the lock broken?” Dong Xuebing got shocked and looks over. “You cannot insert the key? Did you get the correct one?” “No.” Xie Jing looked at her key and tried again. This time, she used a bit more strength, and the door opened. It’s unlocked?!

Dong Xuebing looked at the keyhole and noticed it had been tampered with. He immediately cried out. “A break-in!” Xie Jing and Xie Hao quickly rush into the apartment!

The apartment was ransacked. Clothes and pillows are all over the floor, and even the bedsheets had been pulled off the bed. All the drawers and cupboards are opened and emptied. Someone had stolen everything!

“Shit!” Xie Hao shouted. “The Buddha!” Xie Jing turned pale and ran into the bedroom. “The safe! The safe! Please… it must be fine!” Xie Jing had bought a small safe to keep the precious Buddha statue.

The room was also ransacked.

Xie Jing, Dong Xuebing, and Xie Hao lifted the bedsheets and checked all the wardrobe and drawered.

But the safe which was placed in the corner was missing!

Did the burglar stole the safe?!

Xie Jing’s legs gave way, and she sat on the floor, crying. “The Buddha is stolen! It’s gone… I… I… How am I going to tell my Aunt?” Xie Hao shouted furiously. “F**k! Which bastard stole it?!”

Chapter 401 – Left the borders!

10 AM.

Xie Jing’s apartment.

Dong Xuebing looks at Xie Jing in the messy room, who was not giving up and searching for the safe, and Xie Hao, who was cursing and swearing. He took a deep breath and stopped them from destroying the evidence. It’s useless to say anything now, and they must call the Police immediately. Xie Jing reached for her phone in her pocket and called a friend who is a police officer. After that, the three of them went downstairs to wait for the Police in Dong Xuebing’s car.

In the Mercedes MPV.

Xie Jing’s head was almost on her chest. “It’s all my fault! Why did I borrow the Buddha statue in the first place?! I…”

Dong Xuebing consoled. “Don’t be anxious. Let’s wait for the Police to collect the fingerprints. Maybe we can still get it back.”

“It’s impossible!” Xie Jing knew it was too late. “Those clothes on the floor are covered with a layer of dust. The burglar must have stolen it at least two weeks ago. It’s too late for us to do anything. Even if the burglar had not escaped, he would have also sold the statue. How are we going to get it back?! I… it’s all my fault! How am I going to face my Aunt?”

“Second Sis.” Xie Hao said. “Our Aunt has a good temper, and she will not blame you.”

Xie Jing covered her face and cried. “That’s a gift from our grandfather to her, and it’s not any other antique! It’s different.”

Xie Hao waved his fist in anger. “That damn bastard! Should we… tell Aunt now?”

“Madam Han’s health is not very good. I think we should not let her know first.” Dong Xuebing took a deep breath. “Let’s wait and see if we can get it back with the clues from the Police first.”

Xie Jing had her palms together and prayed towards the sky.

After a while, the Police arrived. There are six to seven officers in uniform and a few crime scene officers. Xie Jing saw the officers and quickly bring them upstairs. The Police had sent so many officers is because this is a big case. Not only is this the Xie Family’s family heirloom, but it is also worth over ten million, and it’s a Tier two cultural relic!

After half an hour, the Police got the findings.

There are markings on the floor indicating that the safe had been dragged happened at least twenty days ago. The criminal did not leave any fingerprints and should be an experienced burglar with gloves. The Police did not even find a shoe print or other DNA samples. The only clue is a CCTV footage from twenty days ago. A tall skinny man had carried a heavy object covered in cloth out of the building. His face was captured, but it was not very clear. The Police’s team leader promised he will do his best to catch this guy and made a few calls to get other departments to assist.

Now, there’s no way for them to hide this matter.

Xie Jing clenched her teeth and called her father Xie Guoliang. “Dad…”

Dong Xuebing and Xie Hao are standing not far away and could hear the laughter on the other line. “Haha… Xie Jing ah? Are you coming back for dinner today?”

“I… I…”

“Huh? What’s wrong?”

Xie Jing’s eyes turned red, and she told her father about the stolen Buddha statue.

Xie Guoliang is the second son of the Xie Family and is currently the Finance Ministry’s First Deputy Minister. He has a good temper, unlike his elder brother, Xie Guobang. He always wears a smile on his face, but this time, he lost his temper and started scolding his daughter. “Why did not borrow that Buddha statue from your Aunt?! Ah?! Why didn’t you tell me about this earlier? You! Do you know how important that Buddha statue is to your grandfather? Several decades ago, your grandfather killed two Japanese soldiers who tried to snatch this statue from him. This is how he joined the resistance force and got to where he is now. You… I am speechless! You should know how important this statue is to your Aunt!”

Xie Jing knew she had got herself in deep trouble and sobbed.

Xie Hao could not stand it. He and Xie Jing might always be bickering, but they are very close. He snatched the phone from Xie Jing. “Second Uncle. Stop scolding my Second Sis. What should we do now?”

“You all don’t interfere in this. I will get someone to investigate. Also, don’t tell your Aunt about this first!” Xie Guoliang hung up.

Xie Guoliang is worried. He knew how important this statue is to his Sister-in-law. So, he immediately calls his elder brother, Xie Guobang, to inform him about this incident before calling an old friend.

The second generation of the Xie Family has more weight than Xie Jing and Xie Hao. After a while, another group of Public Security Officers arrived to investigate this case. Dong Xuebing thought they are officers from the City Bureau or the District Station initially. But after he spoke to them, he found out that they are from the Central Public Security. It’s been twenty days, and if the burglar is not an idiot, he would have gone into hiding in other provinces. Having the Central Public Security Officers investigating this case will make it easier to coordinate between Provinces and cities. Once they got a suspect, they can order the Public Security Bureaus under them to look out for him.

“Xiao Jing, let’s go and have lunch first.”

Xie Jing had been standing downstairs for two hours, and it’s almost 12 PM. Dong Xuebing dragged her into the car and drove them to a nearby restaurant.

The food was served, but Xie Jing did not take a single bite. She continued to stare at the ceiling in a daze.

Dong Xuebing saw her and loses his appetite.

Xie Hao threw his chopsticks on the table. “If I get that bastard, I will f**king kill him! How dare he steal from our house?!”

Dong Xuebing replied. “Leave it to the Public Security. I hope they can find out the culprit soon.”

Since Lunar New Year until now, Dong Xuebing had been saving his power. He will not use BACK or STOP unless necessary. He checked his MENU and had accumulated more than 40 minutes now. But the break-in happened twenty days ago, and there’s nothing he can do. He felt terrible as he still owes Xie Jing a favor, and the Buddha statue belongs to Xie Huilan’s mother. He wants to help badly but doesn’t know how.

One hour…

Two hours…

Three hours…

The three of them sat in the restaurant and waited. The food is still in front of them, but they did not eat much.

Ring… ring… ring… Xie Jing’s phone rang.

They had been waiting for this call, and Xie Jing quickly answered. “Hello, Dad?!”

Xie Guoliang said. “It is impossible to get it back now. Don’t interfere in it now. I will speak to your Aunt.”

Xie Jing’s face turned pale. “What happened? Is the burglar caught?”

Dong Xuebing and Xie Hao were stunned as they were listening to Xie Jing’s conversation.

Xie Guoliang replied. “I had asked someone to investigate. The local Police recognized this person. He is called Wang Dongran, and was arrested ten days ago in a neighboring province for theft.”

Xie Jing asked anxiously. “Since he is arrested, what about the statue?”

“He was arrested for break-in and stealing cash and pieces of jewelry and did not admit to other cases. Two hours ago, the local Police questioned him again. He admitted to breaking into our house and stole a safe and 2,000 RMB. After that, he used tools to cut the safe open in a friend’s house. They took the Buddha statue from the safe, but they don’t know the market value. So, they sold it to a Japanese businessman through the black market for 100,000 RMB. We don’t know what methods that Japanese businessman used, but the statue had been smuggled to Japan.”

The Xie Family is resourceful. Within a few hours, they found out so many things. The Buddha Statue is now in Japan and is confirmed to be in their Tokyo National Museum. That Japanese businessman had bought the statue for 100,000 RMB and donated it to the museum.

Xie Jing panicked. “Since the statue is in Tokyo, can we contact them to get it back?”

“Your Eldest Uncle had already contacted them, but you must be prepared. The odds are slim.”

After hanging up, Xie Jing said in a daze. “My Dad says the item is in Tokyo National Museum now, and the hopes of getting it back are slim.

Dong Xuebing and Xie Hao were stunned to know the statue is overseas now.

Xie Hao is furious. “F**k! We cannot get it back even when we know it is in the museum? That’s a stolen relic! Even our Foreign Affairs cannot get it back?! The Embassy can send someone to get it back!”

Xie Jing covered her face and sobbed.

Dong Xuebing knew this is much worse than not knowing the location of the stolen statue. Although the Xie Family is influential, their influence is limited to within the borders. Once it involves two nations, they might not get it back even if it is a stolen good. There are lots of cases of foreigners committing crimes in China and escaping overseas. How many of them are repatriated to China? Most of them are still scot-free overseas. The local Police are not doing anything, let alone this statue was donated to Tokyo Museum by a Japanese businessman. Japan had robbed lots of National Relics from China in the past. How many of these items had been returned? It will be the same this time!

But the three of them still hoped for the best.

At around 5 PM, Xie Guoliang called Xie Jing again. “We had contacted the Museum, and they refused to return the statue!” He sounded angry.

Xie Jing bit her lower lips. “That means we cannot get it back?”

“… Yes. There’s nothing we can do.”

“But…”

“Xiao Jing, I will go over to your Aunt’s place to apologize first. You go over later.”

“Dad! Let me speak to Aunt…”

“That’s final! I will speak to her first!”

Xie Hao heard it and cursed. “Those Japanese had stolen our items and still dare to refuse to return it to use?! Bastards!”

Dong Xuebing’s face also changed. Damn!

Chapter 402 – Prepared to risk everything!

Evening. The sky is turning dark. Dong Xuebing drove Xie Jing and Xie Hao towards Beijing City Party Committee Family Quarters. 1 KM… 2 KM… 3 KM… the further they drove, the paler Xie Jing got. His father had arrived, and Han Jing should know the statue was stolen now. Xie Jing can’t imagine how Han Jing will react after finding out about this.

Ring… ring… ring… Xie Jing’s phone rang.

Xie Jing quickly answered. “Dad, what did my Aunt… What?! Why did this happen?!”

Xie Hao panicked as he senses something was wrong. “What happened?”

“Where is she now?” Xie Jing ignored Xie Hao and continued to ask over the phone. After that, she hung up and shouted. “Brother Dong! Go to 305 Military Hospital now! Quick! My Aunt… her high blood pressure acted again and is in an ambulance now!”

Dong Xuebing’s face changed, and they quickly make a U-turn, ignoring the traffic rules.

40 minutes later.

Military Hospital.

Han Jing’s condition had been stabilized and is now on a drip in a single person ward. Beijing City’s Party Secretary Xie Guobang, Finance Ministry Deputy Minister Xie Guoliang, Xie Ran, and Xie Hao’s mother, Ci Lifen, are there. Dong Xuebing, Xie Jing, and Xie Hao immediately ask about Han Jing’s condition when they arrived and are relieved to know she is no longer in danger. Xie Jing leaned against the wall and sobbed.

At this time, Xie Ran walks out from the ward. “Xiao Jing.”

“Brother…” Xie Jing sobbed. “It’s all my fault. I…”

Xie Ran sighed. “Don’t bring this up again. Aunt asked you all to go in.”

After Xie Jing and Xie Hao entered the ward, Dong Xuebing asked Xie Ran softly. “Does Huilan knows about this?”

Xie Ran shook his head. “We had wanted to call Big Sis, but my Aunt says she is busy with work and refused to let us inform her. Oh, Brother Dong, my Aunt wants to see you.”

Dong Xuebing nodded and greeted Xie Guobang, Xie Guoliang, and the rest before entering the ward.

In the ward, Xie Jing is standing beside the bed, crying.

Han Jing, who is very pale, had a smile on her face. She pulled Xie Jing closer and asked her to sit. “Foolish girl. How old are you? Why are you still crying? Do you think you are still a kid? Huh? Haha… I am fine and will be out of the hospital tomorrow after completing the drip. Stop crying.”

Xie Jing heard that and cried louder. “Aunt, the Buddha statue… I…”

Han Jing patted the back of Xie Jing’s hand. “Since it had happened, just let it go. This means I am not fated to own the Buddha statue. It’s not your fault.”

“Aunt…”

“Hehe… it’s a small matter. Stop crying over it.”

Xie Guoliang, who was standing near the door, said. “Sister-in-law, Xiao Jing…”

“It’s none of your business. Step aside.” Han Jing interrupted sternly and gave him a stare. After that, she smiled at Xie Jing and held her hands gently. “Stop crying, or I will be angry. Wipe your tears now. This is not your fault. If your parents scold you for this, let me know. I will not let them off. Haha…”

Dong Xuebing was surprised. Han Jing doesn’t mind about the Buddha statue? How is this possible? If she doesn’t mind about it, she will not be in the hospital after knowing the statue was smuggled to Japan. She is saying this to make Xie Jing feel better. People from reputable families are different. Not everyone can be as gracious as Han Jing, and Dong Xuebing knows he can never reach her level. The more he knows about Madam Han, the more he understands why she can get so much respect within the Xie Family. Xie Guoliang and the younger generation respect her. Even Senior Xie gave her the Xie Family’s heirloom. This is not only because Xie Guobang is the eldest son.

“Xiao Bing, you are here?” Han Jing looks at him.

Dong Xuebing stepped forward. “Aunty.”

Han Jing nodded. “I should not have let you all come and visit me. I am fine. Don’t worry about me. Oh, don’t let Huilan know about this.”

What else can Dong Xuebing say, other than nodding and agreeing to her request?

But the next moment, Xie Huilan called Dong Xuebing on his phone.

“My mother is sick? How is her condition?”

“She is on a drip, and the doctor says she is not in danger. How did you know about this?” Dong Xuebing asked and felt stupid to ask this question. Xie Huilan’s roots are in Beijing, and how can she not know about it? Someone would have told her.

Han Jing looks at Dong Xuebing. “Is it Huilan? Give me the phone. I will speak to her.”

Dong Xuebing passed the phone to Han Jing.

After speaking over the phone for a while, Han Jing hangs up. “Huilan insists on coming back and is already on her way. Sigh… I had said I am fine.”

Xie Jing stopped crying. “Aunt, I know how important the Buddha statue is to you. I will think of ways to get it back. I will get Xin Hua News Agency overseas branch to contact the Museum. If they refuse to return, we will report it on the newspaper!”

Han Jing gently replied. “Your Eldest Uncle had already contacted them, but the museum refused to cooperate.”

“Let me try. I will get it back no matter…”

Han Jing also wants to get it back. To her, this statue is not only a relic worth over 10 million RMB. It also symbolized Senior Xie’s recognition of her. It is the Xie Family’s heirloom, and she remembered what Senior Xie said when he handed the statue to her on her wedding day. Senior Xie had not given the statue to his eldest son or second son but instead gave it to her. From then onwards, Han Jing valued this statue higher than her life and prayed to it every day.

But now, it’s gone.

The statue is now in Japan.

When Han Jing heard what happened, her mind goes blank.

Senior Xie had joined the resistance force against the Japanese because of this Buddha statue and had protected it for decades. But now, Han Jing had lost it and even let the Japanese get it. She felt ashamed to face Senior Xie again!

Half an hour earlier, Han Jing had called Senior Xie after her condition stabilized and told him what happened.

Han Jing hoped Senior Xie will scold her.

But Senior Xie only replied, “I know,” and hangs up.

Han Jing knew Senior Xie is disappointed with her and almost cried. But her husband, Guoliang, Xie Ran, and the rest are around, and she held back her tears. She is the Eldest Sister-in-law of the family, and she cannot shed a tear even if the sky collapsed.

Dong Xuebing knew Madam Han was putting on a brave front and pulled Xie Ran and Xie Jing aside. “Let Madam Han rest.”

Xie Jing nodded and pulled up the Han Jing’s blanket before leaving the ward with Dong Xuebing.

Xie Guobang and Xie Guoliang are no longer outside. Xie Hao’s mother, Ci Lifeng, said they are calling the Museum again to negotiate with them.

Xie Jing also took out her phone to call her agency. She wants to exert pressure on the Museum through the newspaper agency.

Half an hour passed…

One hour passed…

The replies from all sides are the same. The National Museum refused to return the statue, and their reply made all of them mad. The Museum refuses to admit it is a stolen good and made it sound like the statue is from Japan. Their attitude is firm, and even Xin Hua Agency and the Embassy are useless!

That stupid burglar did not know about the statue’s value and sold a Second-Tier cultural relic for 100,000 RMB!

But the Japanese National Museum should know the value of it. They should know this statue has high historical and economic value, and that’s why they refuse to return it!

Damn!

Dong Xuebing is furious!

After negotiating for so long and exerting so much pressure, it is still useless. Everyone knows it is impossible to get it back.

Xie Guobang and Xie Guoliang did not say anything now.

Xie Jing hit her own arms angrily. Are we giving them the Buddha statue just like this?

When Xie Huilan arrived at the hospital, Xie Guobang and the rest had left.

In the ward, Han Jing forced a smile when facing Xie Huilan. She chided her for rushing back. But other than Han Jing, no one in the ward is smiling. The ward felt depressing, and Han Jing held Xie Huilan’s hand with a smile. “I am fine. All of you should go back too. Since the statue is gone, just let it be. Stop thinking about it.”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Should I seek help?”

“It’s useless. Just forget about it.” Han Jing replied.

Xie Huilan sighed. She knew it is impossible to get back the statue after it was smuggled to Japan.

Dong Xuebing cannot stand seeing women suffer. When he saw Xie Huilan, Xiao Jing, and Madam Han’s facial expressions, he felt terrible. These Japanese bastards! How dare you all mess with me?! Damn! Since we cannot get it back legally, and they refused to return it… Fine! I will risk my everything to get it back!

Dong Xuebing suppressed his anger and left the hospital without telling anyone. He took out his phone in his car and called Western District State Security Bureau’s Deputy Chief Xu Yan. He skipped the pleasantries and said directly. “Chief Xu, I have an emergency now. Can you help me settle my passport? I need to fly to Japan urgently tonight.”

“Tonight? Is it that urgent?”

“Yes. I still need some Yen.”

Xu Yan paused for around five seconds and replied. “Alright. I will get someone to settle this for you. Wait for my call!”

Chapter 403 – Museum

10 pm. Beijing International Airport.

It’s a starry night.

Dong Xuebing is chain-smoking in front of the terminal building while waiting. Lesser people are departing at this hour, and mostly are arrival passengers. Passengers are walking past him with their luggage. Some are from tour groups, businessmen, and some are here to visit relatives.

At this time, a black Hyundai Elantra with a civilian registration number plate stopped in front of the terminal building.

Dong Xuebing saw the car and snubbed his cigarette before boarding the front passenger seat.

“Chief Dong. It’s been a while since we met.” The driver is Beijing State Security Western District Bureau’s Sixth Division Deputy Chief, Old Qian. Dong Xuebing is quite close with him when he was still in the General Affairs Office. Dong Xuebing had also helped him when he wrongly arrested the City Bureau Chief Jiang’s relative.

Dong Xuebing forced a smile when he saw his former colleague. “Old Qian, why did you come personally?”

“How can I not treat this seriously?” Old Qian knew Dong Xuebing is in a rush and did not waste time. He took out a passport and some items from his bag. “This is specially approved by Chief Xu and had not gone through other departments because there’s not enough time. This is using our State Security internal paperwork, but the passport looks the same as other passports. Take it.”

Dong Xuebing took it and nodded.

“This is 100,000 Yen and an air ticket. The money is from Chief Xu… Haha…” Old Qian looks at his watch and quickly said. “Oh, your flight is departing soon. It is a delayed flight and was supposed to depart at 9 pm. But there was a delay in its arrival, and its departure is postponed until now. Your ticket is last minute as there is an empty seat in the economy class. I had already spoken to the airlines, and you better hurry up, or you will miss it. I will arrange for your return flight. Just call me when you are about to come back.”

Dong Xuebing quickly keeps the passport and money. “Thank you.”

Old Qian laughed. “We are old friends. What’s there to thank?”

“If everything goes smoothly, I should be coming back the day after tomorrow. Help me thank Chief Xu too. I will return her the money when I am back.”

“Ok. Chief Xu asked me to remind you to take care and don’t cause trouble there.”

Dong Xuebing nodded and did not say anything else. This time, he is going to Tokyo is to wreak havoc there. How can he not cause trouble?

Dong Xuebing alighted and ran into the departure customs.

After checking the passport, the customs officer let Dong Xuebing enter. Dong Xuebing rushed to the boarding gate for secondary checks.

Dong Xuebing is the last person to board the flight. If Deputy Chief Qian had not contacted the airlines, he might not even get to board because the gates were already closed. Dong Xuebing’s seat is beside an old lady, and all other passengers are looking at Dong Xuebing, wondering why he can still board the flight so late.

This is a big plane. There are two rows by the windows and a row in the center.

Dong Xuebing has no luggage and went straight to his seat.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang suddenly. It is Xie Hao.

The plane had not departed yet, and Dong Xuebing still have not switched off his phone. “Hello, Xiao Hao.”

Xie Hao asked. “Brother Dong, are you still at the hospital?”

“No. I have something on and had left the hospital.”

“Ah… we thought you were waiting downstairs and went looking for you. Oh, my Sis’s phone battery had died, and she asks me to tell you that she will accompany my Aunt at the hospital tonight. My Second Sis and I had just left the hospital. My Aunt’s birthday celebration tomorrow might be postponed to Monday or canceled. No one has the mood to celebrate after losing the Buddha.”

The flight stewardess frowned and signaled to Dong Xuebing to switch off his phone.

Dong Xuebing nodded. “I know. Xiao Hao, I have some urgent matters now, and I might not be back tomorrow. Help me tell your Big Sis. Call my phone to look for me.” Dong Xuebing’s phone has auto-roaming services and can be used in Japan.

“Oh… alright.” Xie Hao ended the call.

Dong Xuebing did not want to tell them because he is afraid Xie Huilan and Madam Han will be worried.

After a while, the stewardess announced to the passengers to fasten their seatbelts, and the plane is about to depart. Bigger planes are more stable than small planes and are more comfortable. After liftoff, Dong Xuebing closed his eyes and thought about his plan.

One hour…

Two hours…

Three hours…

The flight from Beijing to Tokyo takes about the same time from Beijing to China’s southern cities. But the difference is the time zone.

It was already past midnight when Dong Xuebing arrived in Tokyo.

Dong Xuebing is not familiar with the area and doesn’t speak Japanese. He boarded a taxi, and luckily the driver can understand simple English. His revision of English words some time ago had come in handy now. He asked the driver to bring him to a hotel and arrived around ten minutes later. He managed to get a room with his simple English.

Level six, standard room.

After taking a shower, Dong Xuebing fell asleep immediately.

Early next morning, Dong Xuebing took a taxi to the National Museum.

It’s Sunday, but after walking around Ueno Park, Dong Xuebing noticed not many people visit the Museum compared to the Museums in China.

The Museum ticket cost 600 Yen.

After getting the tickets, Dong Xuebing entered the Museum.

The Museum is very different from China’s Museum. Dong Xuebing did not see any security features on the exterior walls, and anyone can climb over it easily. Compared to The Palace Museum in China, this place looks more like a university.

After walking a few meters, Dong Xuebing saw the main entrance.

The steps are brownish-white, and it is a three stories building.

But Dong Xuebing is not here for sight-seeing. He walked around the building like other tourists and did not enter. He would look at the perimeter walls, the hidden CCTV cameras’ locations, and estimate the distance to the building’s entrance. Before he was transferred to the Public Security Bureau, he had entered the State Security’s Party School for training and knew what to look out for.

About 40 minutes later, Dong Xuebing entered the museum building.

There is a security check with metal detectors at the entrance. In the lobby, Dong Xuebing checked the guards and CCTV cameras’ locations before entering the National Treasures Hall. He does not know a lot about Japanese antiques, and there are lots of Japanese paintings, Buddha statues, and Samurai swords on display. The only painting Dong Xuebing recognized is <Broken Ink Landscape scroll>. This is a famous painting in Japan and is Japan’s national treasures. Its status is equivalent to China’s Liu Shen Jade Suit Sewn with Golden Thread.

Dong Xuebing pretended to be a tourist and look around before leaving the hall.

The National Museum is Japan’s No. 1 Museum. Its main Gallery, which Dong Xuebing was in, is exhibiting Japan’s national treasures. There are other galleries like Heisei Gallery, Asian Gallery, Gallery of Horyoji Treasures, Congratulatory Gallery, and Research and Information Center. The majority of Asia and overseas art pieces are displayed in Asian Gallery.

Dong Xuebing went straight to his target. Asian Gallery.

Dong Xuebing walks around Asian Gallery looking at the art pieces and checking the CCTV cameras’ locations. These are not hidden cameras, and it’s easy to spot. He even checked the cameras’ blind spots and made a trip to the toilet inside. He spent nearly two to three hours scouting the Museum.

It’s almost noon, and after Dong Xuebing had formulated a plan, he turned his attention to the displays.

Dong Xuebing is furious when he saw the displayed relics. More than a few hundred artifacts displayed are from China. These are stolen from China in the past, and it did not include the rest stored in the safe. Some are even tier-one and tier-two relics.

One artifact…

Ten artifacts…

Hundred artifacts…

Finally, Dong Xuebing spotted a Buddha statue on display in a corner.

The Buddha in the glass showcase has a peaceful and dignified expression. Its legs are crossed and look natural. At first look, the statue looks ordinary, but if you look closer, you will notice it is beautiful.

Dong Xuebing’s eyes narrowed and grew cold.

This is it!

This is the Tang Dynasty Tianlong Mountain sandstone Buddha Statue! The Xie Family’s heirloom!

I finally found you!

Ueno Park

The Palace Museum

Tokyo National Museum

Broken Ink Landscape scroll

Chapter 404 – Making a scene

Before noon.

Tokyo National Museum, Asian Gallery.

To avoid suspicions and being recorded by the CCTV for too long, Dong Xuebing took a short glance at the Tianlong Sandstone Buddha statue and move on to other artifacts on display. After that, he made his way to the entrance while remembering the shortest route out of the museum.

Ok!

Everything is ready.

Just when Dong Xuebing was about to go and have lunch and think about the minor details of his plan, he heard a commotion. Someone is shouting in Japanese, and a middle-aged man is pointing his camera at that Buddha statue. A Museum staff had gone up to stop him from taking pictures, and they started arguing.

Huh? What’s going on?

Dong Xuebing paused and watched from a distance.

Li Li shouted. “Where is the museum’s Curator? I want to speak to him! This is our country’s cultural relic! It was smuggled out of China! Who gave you all the rights to display it?!”

The Japanese staff coldly replied. “Who are you to question us? How dare you come and create trouble here?”

Li Li took out an ID and flashed it. “I am Xin Hua News Agency’s reporter! I want to speak to your Curator!”

Although Dong Xuebing cannot understand what they are saying, he understood what was going on when he saw the reporter’s ID. This reporter is sent by Xie Jing!

The museum staff shouted angrily. “Are you all mad? Since yesterday, you all had been creating a scene here! The embassy staff and Xin Hua News Agency, and you all are back again today?! Our Curator had said this Buddha Statue is donated to us by a Japanese! It is legal! Smuggled out of China?! It’s all your words! Get lost! Our Curator is not accepting any interviews!”

This commotion had attracted a crowd.

After a while, a middle-aged man in a suit and a group of security guards walks over. He is the Museum’s Curator, Tojo Shinji. He overheard his staff shouting, and stopped him, and asked him to step aside. He is very concerned about this statue, as he received lots of calls yesterday regarding it. Xin Hua News Agency and China’s Embassy had sent many people over to meet him. This concerns the diplomatic relations between both nations.

Li Li saw the Curator and immediately question him. “Mr. Tojo, I am a reporter with Xin Hua News Agency. I demand an explanation on why this smuggled Buddha statue is displayed in your museum!” He took out a recording pen and started recording.

The museum staff cleared an area for them, and Dong Xuebing remained in the crowd to watch them.

Tojo Shinji smiled. “I had answered this question to Xin Hua News Agency yesterday. This relic is donated by a Japanese and has all the paperwork and had shown them to your Embassy staff. As for why are we displaying it? Haha… This is our Museum’s property, why can’t we display it? Do we need to seek permission to display it?”

Li Li frowned. “From what I know, this Buddha statue is a stolen property! It is…”

Tojo Shinji interrupted. “I don’t know about this, and it is not within my power to question this. You can check with other departments, but for our side, we got all the legal documents.”

Li Li retorted. “This donation is not legal in the first place! The documents are also…”

“You should go to other departments as this is not part of our Museum’s procedures.” Tojo Shinji started to push the responsibility to others.

“If it’s not your museum, which department is responsible for it?!”

Tojo Shinji did not reply and walks away.

Many of the visitors in the Asian Gallery are Chinese overseas students and tourists. Many of them understand Japanese. When they heard this statue was smuggled to Japan from China, and the Museum refused to return it, some Chinese youth started scolding!

“Bastards! These Japanese dogs!”

“You all had stolen this relic and yet refuse to return it?! What upbring do you all have? Ah?!”

The security guards immediately went over to those scolding visitors and point to the exit while shouting at them.

An old Chinese woman pointed at Tojo Shinji and cursed him!

The few security guards immediately grabbed the few Chinese youths and an older woman by their arms. They were about to ‘invite’ them out!

Tojo Shinji ignored them and went upstairs with a few staff. Although this matter is sensitive, it is also a small issue. Many Chinese relics had been smuggled to Japan these few years, but how many of them were returned? Although he did not say this in front of the reporter, he knew that it belongs to Japan once the relic entered Japan. How can it be returned?! Even if he agrees to return it, the higher-ups will not agree. He knows the Chinese will use the media to pressure him, but people will soon forget it. That’s why this statue will not be returned, and there’s nothing China can do about it.

It was chaotic.

Dong Xuebing saw a man that looks Chinese and asked. “Bro, sorry to disturb you.”

That young man looks at Dong Xuebing. “What is it?” He replied with a Shandong accent.

“You are from Shandong? Can you tell me what they were saying earlier?”

The young man looked at him and told him about the reporter and the Museum Curator’s conversation.

Dong Xuebing took a deep breath and nodded. Although he knows the Museum will be firm, seeing it with his own eyes felt different. He has a bad temper and is about to blow up after knowing the Museum’s stand. Fine! You all are asking for it! If I don’t make you all suffer, I will change my surname! F**k!

Dong Xuebing had wanted to steal the Buddha statue back, but he changed his mind now!

I shall teach you all a lesson this time!

Dong Xuebing saw the Chinese Old lady being carried away by the security guards forcefully, and he rushed forward. “F**k off!”

The two Museum Security guards look at Dong Xuebing coldly.

Dong Xuebing shouted. “Stop staring! Do you all want to be knocked out?!” He pushes the guards’ arms around the old lady away!

The Museum also don’t want to have any conflicts with their visitors, and the person-in-charge mumbled something to the guards, and they let go of the old lady. They said some threats and warnings in Japanese to Dong Xuebing and stepped aside.

The old lady is furious.

Dong Xuebing helped the old lady up. “Are you ok?”

“I’m fine. Thank you.” The old lady is panting. “These Japanese are too much! That Buddha statue is a second-tier cultural relic! It has high historical value!” The old lady is a Buddhist, and that’s why she is so agitated. She does not want her country’s treasure to fall into the hands of the Japanese. If it is during wartimes, it might be fine, but the war had ended for so long, and it’s peacetime now. How can they… The old lady is furious!

Dong Xuebing took one last look at the Buddha statue in the corner before helping the old lady out.

When they are out of the Museum, the old lady thanked Dong Xuebing again before returning to her tour group.

Other Chinese tourists and overseas students also made their way out of the Museum. After knowing what happened, they had no mood to tour the Museum.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing reached for his phone. It’s Xie Huilan.

“Xiao Bing, where are you? Why is it so hard to call you?”

“Oh, I am busy outside. How’s your mother?”

Xie Huilan calmly replied. “She was discharged this morning and is fine now. We had just returned to the City Party Committee Family Quarters, and Xiao Hao and Xiao Jing are here. I am calling to let you know she is discharged, and you don’t need to return to the hospital later. Also, my Mum’s birthday… she insists on celebrating this evening, and we can’t stop her. If you are back, just come over.”

Dong Xuebing acknowledged. “Alright. I will try to return earlier.”

“Everyone in the family will be here. Try to be earlier, ok?”

“Ok.”

After hanging up, Dong Xuebing looks at his watch and knows he doesn’t have much time. He made a call to Beijing State Security Western District Bureau’s Sixth Division Deputy Chief Old Qian. “Hello, Old Qian. It’s me. Can I trouble you to let Chief Xu know that I want to take the 2 pm flight back to Beijing? Help me amend my ticket. If it is not possible, help me use my ID to book an electronic ticket. It is inconvenient for me to book the ticket here as I can’t speak Japanese.”

Old Qian is surprised. “So early?”

“Yes. My task is almost done.”

“Alright. I will let Chief xu know. Once we got the tickets, I will call you again to let you know the flight details.”

“Ok. Thank you.”

After keeping his phone, Dong Xuebing took a taxi to his hotel to check out before getting lunch at a nearby restaurant. He looks at his watch. It’s 12 pm. Taking the check-in, boarding, and traveling time, he has less than an hour. After settling the bill, Dong Xuebing looks at the National Museum in the distance. He replayed his plan in his head and started walking towards the Museum.

It is not propriety not to give out but to receive, or vice versa!

Dong Xuebing is going to create havoc at the Museum!

Chapter 405 – Chaos at the Museum!

Afternoon.

A few minutes passed 12 pm.

Outside of Tokyo National Museum. Dong Xuebing walks towards the Museum while combing his hair back. He had changed his hairstyle and shaved before leaving his hotel. After that, he put on a pair of sunglasses to disguise himself and touched the pair of gloves and folded cloth back in his pocket. Everything is ready, and he continued his way to the security check at the Museum’s main gallery.

Two guards are standing at the entrance.

The alarm did not sound as Dong Xuebing walks past the metal detector.

It is lunchtime now, and there are not a lot of tourists in the Museum. Only a Japanese family of three and some staff and guards are around. Maybe it’s time for the guards to change shifts. There are fewer guards around than in the morning. The Museum had installed sufficient anti-theft measures like CCTV, alarms, and not every gallery has guards and staff.

Ten meters…

One hundred meters…

Three hundred meters…

Dong Xuebing entered the Asian Gallery.

But he frowned as he saw the crowd inside. There are more visitors in the Asian Gallery compared to the main gallery. Some of them are families, and some are Chinese students. A few Japanese students are listening to the staff introducing the displayed artifacts. There are pros and cons. With so many people around, it is easier for Dong Xuebing to hide, but it is also harder for him to make his move.

Dong Xuebing walked a few steps forward and glanced at the display diagonally across the hall.

Tian Long Mountain Sandstone Buddha statue is displayed at that corner, and two Japanese couples are looking at it.

What should I do now? Wait? Dong Xuebing looked at his watch and forced himself to calm down. He must not be impatient now and must wait for the best timing to act!

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

A couple left that area, but the other couple is still there.

Dong Xuebing doesn’t want to attract any attention and does not want CCTV to capture him looking suspiciously. He continued his way around the gallery, pretending to look at the displayed items. About five minutes later, Dong Xuebing returned to the Buddha Statue’s gallery again. He took a glance, and there’s no one around! That young couple had left! He took a deep breath and is prepared to make his move!

Dong Xuebing did not walk over to the Buddha statue. Instead, he went to a toilet not far away.

Dong Xuebing entered the toilet. He doesn’t know if there is anyone in the cubicles, but there is no one outside at the basins.

Dong Xuebing immediately shouted the command in his heart. “STOP!

Time stopped!

The water droplets hung in mid-air from the tap, and all sounds stopped. It is as if Dong Xuebing had entered an extremely quiet place. His reflection in the mirror was also frozen in place. He moved and saw this reflection still remained the same in the mirror, and he knew the time had stopped.

Go!

Dong Xuebing opened the toilet’s door forcefully and saw two middle-aged men around one meter from the door. They look like they are about to enter the toilet, and one of them had his hand out in mid-air, about to open the door.

Dong Xuebing walked out of the toilet sideways to avoid them and closed the door.

He does not want to waste any time and started running towards the gallery where the Buddha Statue was displayed.

Five meters…

Ten meters…

Twenty meters…

Dong Xuebing had finally reached, and there is no staff in the gallery! The staff should have left for lunch! But there is a staff standing in the corridor outside, speaking to an old lady. The nearest security guard is around 50 meters away. None of them can see the corner where the statue was displayed. They must walk over before they can see it!

This is the best opportunity!

Dong Xuebing walks over to the statue while putting on his gloves as he doesn’t want to leave any fingerprints.

He raised his head to look at the two CCTV cameras above him. One of them is facing the Buddha statue area, and the other is facing the corridor. Dong Xuebing does not want the CCTV to capture any discriminating evidence. He pulled a display cabinet over and stood on it to reach the cameras. He had prepared a roll of opaque adhesive tape from Beijing and covered the camera’s lens before jumping off the cabinet before wiping off his shoeprints. After that, he went over to the second camera and covered the lens.

After covering the CCTV, Dong Xuebing turned his attention to the Buddha statue.

Baby, sorry to keep you waiting.

Dong Xuebing walked over and tried to lift the glass cover, but it seems to be locked. There is a strange-looking keyhole on the right, and the cover cannot be lifted without the key. But he is not surprised. He raised his arm and hit the glass cover with his elbow!

Bam! Bam! Bam!

After hitting the glass cover thrice, there is a crack on the cover!

Dong Xuebing knew the cover is not bulletproof, or it will not crack so easily. It should be made of reinforced glass, and any impact will trigger the alarm. If the alarm sounded, staff and security guards would be there within seconds, and you don’t even have the chance to touch the artifact inside, let alone steal it.

But all these security measures are useless against Dong Xuebing.

Bam! Bam! Bam!

Dong Xuebing hit the glass cover three more times. ‘Crash!’

Because time had stopped, the glass pieces did not drop. Instead, they were floating in the air, and Dong Xuebing removed the glass pieces carefully. He doesn’t know how the alarm system works, but the glass cover broke during the time stop, and the alarm should not be triggered. He doesn’t want to alarm sound too early, but that’s not what he can control.

After clearing off the glass pieces, Dong Xuebing took a deep breath and grabbed the Buddha statue from the showcase.

I finally got you back!

Come home with me, baby… This place is not where you belong!

After getting what he wanted, Dong Xuebing started running towards the toilet while keeping the Buddha statue inside his clothes. The statue is not big and is around the size of two mobile phones. With the thick coat he was wearing, no one will notice it.

The toilet door was pushed open, and Dong Xuebing entered a cubicle.

STOP!

……

…….

Time resumed!

The toilet door opened.

“Haha… it’s an eyeopener today. The Chinese porcelain is so beautiful.”

“Haha… all these beautiful pieces are all displayed in our museum, and we had gotten them for free!”

“You are right. I heard the Museum had received another Second-tier Cultural Relic yesterday, and the embassy staff wanted it back. But we did not return it.”

“Return?! Why should we return?! Are they out of their mind?!”

These two men are the ones standing outside of the toilet earlier.

Dong Xuebing does not understand what they are saying, but he is listening from inside of the cubicle.

Five seconds…

Ten seconds…

The alarm did not sound!

Dong Xuebing knew he is lucky. It’s none of his business why the alarm did not sound. His main concern now is his next move. He pretended to finish using the toilet and left. Once out of the toilet, he purposely walks in front of a CCTV camera along the corridor. This is to make sure the camera captured him in the toilet when the incident happened.

After that, Dong Xuebing walks towards the main gallery with big strides. He wants to get out of the area as soon as possible!

I must not be discovered!

Dong Xuebing walked fast and was about to enter the main gallery.

Suddenly, beep… beep… beep…! The alarm sounded!

Dong Xuebing frowned and stopped. The rest of the visitors were stunned and wondered what was going on.

“The glass showcase is shattered! Hall No. 7 Buddha statue is stolen!”

“Quick! Close the exits! Stop anyone from leaving!”

“What? How was it stolen? Is this a false alarm?”

A few staff and guards are shouting at each other, and the surrounding tourists knew what happened. Something in the Museum was stolen?! But this is the National Museum, and it has the most advanced security features in Japan! How can anyone steal from it in broad daylight?!

Tojo Shinji was informed when the alarm sounded, and he thought it was a joke at first. Many Japanese museums were broken into, but it all happened at night. It’s daytime now, and with so many tourists and staff around, how can anyone steal from the Museum? A break-in now?! Are you kidding me?! He immediately rushes to the scene and saw the glass pieces on the floor. The two CCTV cameras were covered by adhesive tapes, and he immediately ordered his men to review the footage!

If you reach out your hand to cover the CCTV camera lens, your face will be captured in the footage.

But after checking the CCTV footage, everyone in the Museum was stunned. The criminal’s face was not captured, and the footage turned black suddenly!

Chapter 406 – The National Treasure was also stolen?!

The National Museum is in chaos!

The alarm had sounded, and all the exits are locked. No one is allowed to leave the Museum and must be searched!

Tojo Shinji and the rest of the Museum’s executive saw the buddha statue was missing and knew it must be related to the Chinese. They immediately ordered the security guards to gather all the Chinese together and to search them. Even if they cannot find anything, they will also hand them over to the Japanese Police. They cannot rule out the possibility of accomplices among these Chinese tourists. There are many Chinese tourists in the Museum, and when they know the staff is only searching for them, they are furious. But Tojo Shinji couldn’t care so much. A relic is stolen from the National Museum is a big case. If he cannot recover the relic or catch any suspects, he will risk being fired!

“Let go! F**k! Do you hear me?!”

“What are you doing?! Do you have any search warrants?! Why are you searching for me?!”

“Hey! How dare you touch my wife?!”

More than a dozen Chinese tourists refused to be searched, but the staff had received permission from the higher-ups to use force on them.

If the staff faces Japanese tourists, they might still be wary as using force on them might result in lawsuits.

But they are not worried when facing these Chinese tourists. They are tourists, cannot speak Japanese, let alone suing the Museum. Anyway, these tourists will be leaving in a few days. What’s most important is to arrest the suspect!

Dong Xuebing saw the staff dragging the Chinese tourists away and is extremely furious. He had entered the toilet in the main gallery earlier and took a deep breath. He mumbled sorry to his fellow countrymen and quickly formulated a plan.

Bam! The toilet door was pushed open!

“Is there anyone inside?! Come out!”

“Take out your IDs! Which one of you is Chinese?”

The security guards entered the toilet and started kicking open the cubicle doors.

Damn! You all are asking for it!

Dong Xuebing is in the last cubicle and knew he will be found soon. His eyes turned cold, and he mumbled STOP! Before the guards kick open his cubicle’s door.

Time stopped!

Dong Xuebing opened the cubicle door and saw a security guard, with his leg raised in mid-air, outside. He is about to kick Dong Xuebing’s cubicle door, and Dong Xuebing walks out and closes the door behind him. He looked at the other security guard and walks out of the toilet.

Everyone outside is panicking, and Museum staff and security guards are running towards the Asian gallery.

Everyone stopped in their running position like statues.

Dong Xuebing recalled what he saw in the morning, and he ran towards an exhibition hall on his left.

This is the Museum’s National Treasure display hall. All the artifacts inside are Japan’s national level relics, and its historical values are equivalent to China’s National relics. These relics symbolized the country’s culture and history, and they are priceless. All the security guards had gone to the Asian Gallery. Only two guards are standing in the corridor outside of the National Treasure display hall. There’s no one inside the hall!

Dong Xuebing sneered and repeated what he did earlier. He climbed on a display cabinet and covered the CCTV cameras with opaque tape.

After that, Dong Xuebing used his elbow to hit the glass showcase of <Broken Ink Landscape scroll>!

Bam! Bam! Bam!

Bam! Bam! Bam!

The glass showcase shattered!

Dong Xuebing reached inside and took out the <Broken Ink Landscape scroll>. He tore out the paintings from the scroll and kept them with the Buddha statue under his clothes before walking away. He did not return to the toilet in the main gallery and went to the CCTV cameras’ blind spot before he mumbled “Stop!”

…….

.……

Time resumed!

Footsteps of people running and shouting over the walkie-talkies sounded again! At the same time, another alarm sounded!

Dong Xuebing was surprised. The National Treasure Hall’s alarm is more sensitive than the Asian Gallery.

Beep! Beep! Beep!

Beep! Beep! Beep!

“Shit! What’s going on?!”

“Which alarm went off?! How come the alarm sounded again?!”

“Damn! It’s the National Treasures Hall!”

The two guards in the corridor turned pale and rushed into the National Treasures Hall. When they saw the shattered glass showcase, their hearts dropped. This is where the <Broken Ink Landscape scroll> was displayed! It’s gone?! The National Treasure is stolen!

Ah!

How is this possible?!

The guards used their walkie-talkies to inform Tojo Shinji and the rest of the Museum’s higher executives.

If the stolen Buddha statue is a nationwide case, then the <Broken Ink Landscape scroll> will… shock the world!

Tojo Shinji’s face turned green!

“What are you all doing?! Ah?!” Tojo Shinji shouted. “Where is the criminal?!”

The guard wiped his sweat on his forehead. “We… we did not see anyone. We only heard the alarm sounded, and the scroll was gone. No one had entered the National Treasures Hall before that!”

The other guard added. “That’s right. No one had entered the hall.”

“Bullshit!” Tojo Shinji shouted angrily as he ran over to the National Treasures Hall. “No one had entered? Then how did the <Broken Ink Landscape scroll> get stolen?! Ah?! How did it disappear?! Search the whole building! Make sure no one leaves the building, especially those Chinese! Search them and check every corner of the Museum!”

This is Japan’s national treasure!

Tojo Shinji cannot imagine what will happen to him if he cannot recover it!

Tojo Shinji’s Deputy had turned pale. He knows that even if they recover the scroll, all the higher executives of the Museum will be removed. If they cannot recover, or the scroll is damaged… he shivered. He was the one who received the Buddha statue from the Japanese businessman. He was also the one who prepared the paperwork. But now, he regrets accepting the Buddha statue. Losing Japan’s National Treasure because of a China Second-tier Cultural Relic is not worth it!

If he had known this will happen, he would never accept the Buddha Statue!

After losing two relics, who knows if there will be a third or fourth relic. This criminal is obviously an expert. He can block the CCTV cameras and stole the relics without anyone noticing. They don’t even have any witnesses and don’t even know if the criminal is male or female! Furthermore, the criminal had stolen the relics in broad daylight! This is declaring war with the Museum! He is too arrogant!

Now, Tojo Shinji and the rest can’t be bothered with the Buddha statue. They are more concerned about the <Broken Ink Landscape scroll>.

If they cannot get the <Broken Ink Landscape scroll> back, they will be the sinners in Japan’s history!

They will be the whole country’s sinners!

“Search! Go and search the whole building!” Tojo Shinji shouted in the hall.

After searching for so long, they cannot even get a glimpse of the criminal’s shadow! This is too weird!

In another part of the Museum.

Dong Xuebing used STOPs to avoid the guards and CCTV cameras. He would use STOP and hide in the cameras’ blind spots. Soon, he heard police sirens of more than a dozen police cars outside of the Museum. He frowned and knew he must act now. With dozens of policemen around, it will be hard for him to escape with his powers. The Museum had also increased its security and cannot take away the rest of the National Treasures. After all, the <Broken Ink Landscape scroll> is enough to shake the world.

It’s time to leave. Dong Xuebing does not want to get arrested.

The Museum is in chaos now, and no one should notice Dong Xuebing disappearing.

STOP!

Time stopped! Everything stopped and froze!

Dong Xuebing did not wait any longer and started running. He used the escape route he planned in the morning to leave the Museum in the shortest distance. Seems like this incident had blown up. Tens of police officers were running into the Museum, and some were alighting from their police cars. Dong Xuebing does not know how many police officers there are in the area. Still, from the number of officers and police cars, all the officers around the region should be here.

Dong Xuebing sneered. Now, you all know how it feels.

You all dare to feign innocent?! Refuse to return our stolen relics?! This time I will let you all have a taste of losing your national treasure!

It’s crowded at the entrance, and there’s not much space for Dong Xuebing to get past.

Dong Xuebing got to turn his body sideways to avoid five to six police officers. He squeezed his way through the security post. Finally, he got to the main entrance. The Museum had ordered a lockdown, and all the exits and windows are guarded. He did not want to take chances and did not resume time. It’s safer to stop time for a while more.

Dong Xuebing ran out of the main door.

Five steps…

Ten steps…

Twenty steps…

Dong Xuebing ran along the manmade river until he was out of the Museum compound.

A crowd had formed outside, and all of them were stretching their necks to look inside. The crowd found out what had happened, and a few police officers have stopped them from entering with batons.

After getting out of the cordoned area, Dong Xuebing found a quiet corner and mumbled STOP!

……

…….

Time resumed!

“How did anyone break into the Museum? What are they doing?!’

“Who is it? This is too daring!”

“The criminal will not escape! The whole area is surrounded.”

The crowd discussed among themselves, not knowing the one who had stolen the relics had boarded a taxi behind them.

Chapter 407 – Getting past the customs!

Noon.

1 pm.

Dong Xuebing boarded a taxi outside of the National Museum. He told the driver to send him to the airport in English, but the driver doesn’t understand. He had to gesture with his hand like a plane taking off before the driver gets it. He closed his eyes to rest and had one hand over the Buddha statue and <Broken Ink Landscape scroll> under his clothes.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing answered. “Hello, Old Qian.”

“Xuebing, the signal over at your side is poor. I had to call several times before it got through.” The Sixth Bureau Deputy Chief said.

“Maybe… I was busy earlier. Oh, my return ticket…”

“Chief Xu had settled it for you. We couldn’t get any flights around 2 pm, but there is a flight departing at 3.05 pm. Is it fine?”

“Ok. Thank you.”

“Haha… everything is ready. Just bring your passport, and you can board the plane.”

“Thanks. Sorry to trouble you and Chief Xu. I will treat you all for dinner when I am back.”

“Hahaha… no problem. I will order all the expensive dishes.”

After hanging up, Dong Xuebing lifted his hand to look at his watch and remembered he had left his watch in his car at the airport. Expensive items like his watch must be declared at the customs, and it’s a hassle. That’s why he did not bring it along. He looked at the time on his phone. Hmm… it’s slightly past 1 pm. and he should reach the airport before 1.30 pm. There’s still time.

Tokyo International Airport.

After paying the taxi drivers, Dong Xuebing entered the terminal building and is prepared to enter the departure hall.

Suddenly, Dong Xuebing noticed a few armed police officers running. They are holding on to their radio sets and seems to be attending to some urgent cases.

Dong Xuebing looks around, and there are five times more police officers compared to yesterday. He frowned and started walking over to the customs. More than a dozen police officers are stationed at the customs, and the queue for security checks is very long. Not only all luggage had to go through the x-ray machine, but everyone also had to be searched.

“Eh? What’s this?”

“It’s a Buddha statue. What’s wrong?”

“Please come over here. We need to conduct further checks.”

“What’s there to check? It’s fine with I enter. Can you all hurry up? I need to catch my flight.”

“Sorry. Please cooperate with us!”

The security officers and a few police officers surrounded a middle-aged woman, and one of them is making a phone call. After a while, someone ran over with a picture and pass it to the customs officers. The officers look at the picture and the Buddha statue before letting the woman go. Dong Xuebing looked from afar and narrowed his eyes. He knew the Japanese Police had tightened its security. They could not find the Buddha statue and the <Broken Ink Landscape scroll> at the museum and increased the manpower at the airport customs. They are afraid their national treasure will be smuggled out overseas!

There are a lot of police officers around.

Dong Xuebing felt a headache. It will not be easy for him to pass the custom.

When Dong Xuebing comes to Japan, all he had thought about is how to steal the Buddha statue back and not consider how he will bring it back. How is he going to get past the custom? He will definitely be caught if he goes through the security checks now!

Standing in the center of the departure hall is too eye-catching. Dong Xuebing did not want to be noticed by the Police and went into the toilet.

Dong Xuebing thought for a while and entered a cubicle. He took out the <Broken Ink Landscape scroll> and rolled it again before securing it with a rubber band. After that, he took out the Buddha Statue and stuffed it into the roll’s empty space before keeping it in his cloth bag. He then tied the cloth bag with a dead knot and held it in his hand. Other than it is slightly heavy, it looks normal, and no one can tell what was inside.

OK!

Dong Xuebing has an idea!

Dong Xuebing looked at his phone time and switched it off as the battery is running out.

Dong Xuebing took a few deep breaths and said the command. STOP!

Time stopped!

To save time, Dong Xuebing did not waste a second and went out of the toilet. The noisy departure hall is very quiet now. A passenger is handing over his passport to the customs officer, and some passengers look like they are in a rush.

Dong Xuebing held the cloth bag in his hand and ran towards the customs. People are in queue to clear customs, and he saw two customs officers and three police officers at the checkpoint. He squeezed himself through the gap between the officers and entered the transit area. He continued running and entered the toilet diagonally opposite boarding gate 25. Two men are washing their hands, and Dong Xuebing entered a cubicle before resuming time. STOP!

……

……

Time resumed!

“Why is the security so tight today?”

“I think a serious case had happened. I saw the officers holding up a picture, and they seem to be searching for something.”

The two middle-aged men chatted as they washed their hands and left the toilet after a few seconds.

Dong Xuebing sigh in relief when he heard those two men left. He looks around in the small toilet cubicle. There is a toilet bowl, a toilet paper holder, and nothing else. He frowned. He does not want to lose these items, and he placed the bag on the toilet bowl before locking the cubicle from inside. After that, he stepped on the toilet bowl and climbed out through the gap between the cubicle walls and the ceiling. Once outside of the cubicle, he pushed the door to check if it is secure. Now, it will look like someone is in the cubicle, and no one will enter.

Ok!

STOP!

Time stopped.

Dong Xuebing left the toilet, got past the customs, and returned to the toilet cubicle earlier before resuming time. He had thought of boarding the plane straight away without getting check by the custom, but he cannot board without the boarding pass and getting the passport stamped. Even if he had boarded the flight with his power, the Japanese authorities would suspect him for having no records of him leaving the country. He does not want the museum to suspect him as he is from the government service/

After leaving the toilet, Dong Xuebing went to clear customs and immigration.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes…

Finally, it’s Dong Xuebing’s turn.

The customs officers and police officers look at Dong Xuebing. one of them used a metal detector to check him from head to toes. It did not sound, and Dong Xuebing does not have any luggage. There is only a mobile phone, wallet, and passport on the X-ray machine’s conveyor belt. The security personals saw Dong Xuebing’s passport and started conducting a body search as if he is a criminal.

Dong Xuebing gave them a stare angrily. “Are you all done?!”

The customs officers could not even find a piece of paper on Dong Xuebing and let him enter.

After keeping his wallet, passport, and phone, Dong Xuebing smiled in his heart before making his way to the toilet outside of gate 25 quickly.

There is someone in the toilet, and Dong Xuebing pretended to wash his face and hands. This toilet is nearest to the customs check, and people kept entering. He got impatient and stopped time. He quickly climbed into the cubicle and grabbed the cloth bag. He checked the knot on the bag, and there are no signs of anyone trying to untie it. He returned back to his former position in the toilet and resumed time. STOP!

……

Time resumed!

Everyone is in a rush, and no one noticed Dong Xuebing is holding a cloth bag in his hand suddenly.

After walking out of the toilet, Dong Xuebing checked his flight and gate. His flight is at gate 36, and he started making his way over to his boarding gate. There will be no more security checks until he arrives at Beijing customs. But he can repeat what he did earlier and is not worried. Many people are queuing up to board the flight when he reached gate 36.

Dong Xuebing sat in the gate hold room and thought back on this trip.

It’s not easy…

If it was someone else, he or she would surely be arrested before he can bring the relics out of the museum. Even if the person can bring it out, it will be hard to bring it back to China.

Luckily everything went smoothly.

It was until now, Dong Xuebing can finally relax. He knows the Japanese Police cannot catch him now.

But… what is he going to do with the <Broken Ink Landscape scroll> now? Dong Xuebing had stolen it in a fit of anger, and it is too hot to handle!

Sell it?!

This relic is Japan’s most famous national treasure, and no one will dare to buy it.

Throw it away?

But it will be a waste to throw it away.

Dong Xuebing suddenly got an idea. Damn! I can donate it to the museum too. Damn! You all dare to refuse to return our stolen relic?! Fine! I will do the same to you all!

Chapter 408 – Shocking!

Airport runway.

It’s Sunday, and many people are flying off.

Many people are boarding the flight, and the overhead compartment quickly becomes full. Dong Xuebing was the last batch to board the flight, and he dare not place his cloth bag in the overhead compartment. He went to his seat, which is by the windows, and placed the bag by his lap before fastening his seatbelt.

Suddenly, a man sat down beside him.

The row of seats is narrow, and the cloth bag took up some space on the seat. When that man sat down, his knee accidentally knocked Dong Xuebing’s leg.

Dong Xuebing took a deep breath as he felt the pain.

“Oh, sorry… sorry…” That middle-aged man quickly apologized. “Sorry, young man.”

Dong Xuebing smiled when he heard that man’s Beijing’s accent. “It’s alright. Haha…”

Mu Zhengzhong moved his leg and smiled. “Are you from Beijing? Studying overseas?”

“Studying? I have been working for almost two years. I have come to Japan to attend to some matters.” Dong Xuebing looks at him. “Are you here for holidays? I find you quite familiar.”

Mu Zhengzhong replied. “I’m not here for a holiday. I had come to Japan to buy an antique but didn’t manage to get it.”

“Antique? Haha… I like antiques too.”

This man is in his late forties with thick brows and a squarish face. He is well mannered and modest, which are typical Beijing people’s traits. They are both from Beijing and sitting together, and Dong Xuebing started to chat with him about antiques. After chatting for a while, he is impressed with Mu Zhengzhong’s knowledge of Chinese cultural relics. He can easily name all the famous antiques from the Tang, Song, Yuan, Ming, and Qing dynasties and know their history.

Dong Xuebing become curious and suddenly remembered a name. He slapped his lap and gasped. “Ah… You are that Mu Zhengzhong?!”

Mu Zhengzhong smiled. “Have we met before?”

“I know who you are, but you don’t know me. I heard of your name a long time ago.”

“It’s nothing.” Mu Zhengzhong smiled and shook his head. “It’s the media who exaggerated and gave me my fame. Don’t be fool by what you saw on TV. Haha…”

“You are too humble.”

Mu Zhengzhong is famous in the antique collector circle. Dong Xuebing had worked at an Antique shop when he was studying and have heard of him. The first private antique museum in Beijing is set up by him. The word ‘Wealthy’ can no longer be used to describe his wealth. If he auctioned off his collection in his museum, he would get an astronomical sum of money. But he had set up a museum to make money and create a cultural environment. Dong Xuebing also heard Mu Zhengzhong is actively participating in charity events, and that’s why he respected him a lot.

This is such a coincidence.

Dong Xuebing smiled. “Teacher Mu, you must tell me more about antique collections. It’s not easy to meet you, and I must learn something from you.”

Mu Zhengzhong waved his hand. “I also make mistakes often.”

“You are modest. Are you looking down on me?”

“Haha… no… let’s not talk about learning from me. We will just discuss and exchange pointers.”

“Alright. Then I will ask you now. What do you think of Japanese antiques? How much are they worth?”

Dong Xuebing had thought of donating the <Broken Ink Landscape scroll> to the Palace Museum but felt it’s not a good idea now. If the <Broken Ink Landscape scroll> is a second-tier relic, it’s still alright. But the national treasure tier relic will involve a lot more. There will be diplomatic issues, and private museums seem to be a better choice. At least, it will not escalate to become a national dispute. But Dong Xuebing did not know much about Mu Zhengzhong and had to be wary. He also pretended to be an ordinary young man and did not tell Mu Zhengzhong his name.

Mu Zhengzhong is easy going and modest. Even when flying, he sat in the economy class. No one can tell he is a billionaire. He has good feelings for Dong Xuebing, as they are both from Beijing. That’s why when Dong Xuebing asked him about antiques, he told him what he knows about Japanese antiques. Both chatted happily on the three hours flight.

One hour……

Two hours…

Both chatted happily.

Dong Xuebing felt he has a good judgment for a person’s character. Mu Zhengzhong had left a good impression and didn’t give him the feeling he was putting up an appearance. He is very sincere and is someone worthy to be friends with.

So, Dong Xuebing asked Mu Zhengzhong about <Broken Ink Landscape scroll>.

Mu Zhengzhong smiled. “This is a difficult question. Haha… to be honest, I had only seen the <Broken Ink Landscape scroll> at the museum twice, and I cannot say much about its value. After all, Japan’s culture is different from ours. All I can say is that even our County’s Qi Baishi’s paintings cannot qualify as a second-tier relic, but the <Broken Ink Landscape scroll> is known as one of the top few Japan’s National Treasures. This shows its historical and economic value.”

Dong Xuebing thought for a while and asked. “That painting is so good?!”

“Of course. What’s wrong? Are you very interested in Japan’s antique?”

“Err… no. I was just curious. Is that painting better than Mr. Qi’s painting?”

“You cannot compare it this way. The culture in both countries is different. The <Broken Ink Landscape scroll> is valuable because of its historical value. At the same time, Mr. Qi Baishi’s paintings are worth it because of their artistic value. Both cannot be compared.” Mu Zhengzhong added. “But the <Broken Ink Landscape scroll> is really a good painting. Although I had seen it twice only, it left a deep impression.”

Dong Xuebing nodded and did not continue asking about the <Broken Ink Landscape scroll>.

They continued chatting, and Mu Zhengzhong suddenly asked. “Young man, I still don’t know your name.”

Dong Xuebing smiled. “My name is too common and is too embarrassed to tell you.”

Mu Zhengzhong paused for a second and did not continue to ask.

At around 6.40pm, the flight landed at Beijing International Airport. After getting off the flight, Dong Xuebing used STOP to get past the customs and walks out of the arrival hall. From a distance, he saw Mu Zhengzhong smoking at the entrance. He seems to be waiting for someone. A few seconds later, an Audi A8, with only a driver, stopped in front of him and boarded.

Dong Xuebing had been following Mu Zhengzhong, and he quickly opened Audi’s rear passenger seat and entered the car.

The driver’s face changed, and he looked at Dong Xuebing, wondering who this person is.

Dong Xuebing smiled and asked. “Haha… Teacher Mu, can you give me a lift?”

“Haha… no problem.” Mu Zhengzhong looked at Dong Xuebing suspiciously and did not ask anything. “I am not in a hurry. Let me send you back first.”

Dong Xuebing felt Teacher Mu is quite interested and nodded. “Sorry to trouble you.”

The car moved off and left the airport for the highway.

Suddenly, at a sideroad outside of the airport, Dong Xuebing stopped the driver. “Please stop the car. Mr. Driver, can you step out for a while? I need to speak to Teacher Mu.”

The driver frowned.

Mu Zhengzhong was also stunned. “What is it?”

Dong Xuebing looks around. “It is very important, and I can only tell you.”

Mu Zhengzhong thought for a while. He is bewildered by Dong Xuebing’s request, but he had met all sorts of people in his life. He waved to his driver. “Old Zhou, go out and have a smoke first.”

The driver is wary of Dong Xuebing. “This person…”

“It’s fine. Just leave us for a while.”

The driver alighted from the car and stood at a distance.

Mu Zhengzhong smiled. “Young man, what is it that is so secretive? You can speak now.”

Dong Xuebing saw there is no CCTV along the road and nodded. “Sorry, Teacher Mu. I hope you can understand as this is confidential.”

“It’s alright. What is it?”

Dong Xuebing moved his body in the rear passenger seat to create some space and took out his cloth bag. He slowly untied the strings and took out a scroll in a rubber band before passing it to Mu Zhengzhong.

Mu Zhengzhong unrolled the scroll puzzledly and look at it.

Even Mu Zhengzhong, who has lots of life experiences, is shocked. “<Broken Ink Landscape scroll>?!”

Dong Xuebing did not say anything.

Mu Zhengzhong was stunned. He quickly spread out the scroll and used a magnifying glass to examine it. “This is the authentic piece! It’s the one that was displayed in the National Museum?!” Mu Zhengzhong finally understood why Dong Xuebing was so secretive and why he didn’t want to tell him his name. “Young man… Before I boarded the flight, I heard the National Museum was broken into in broad daylights. This it…”

Dong Xuebing laughed. “I don’t know anything about that. What do you think of this scroll?”

Mu Zhengzhong is speechless. “This is Japan’s National Treasure. Young man, why did you show me this? What do you want?”

Dong Xuebing replied. “I don’t know what to do with it, and I need your advice.”

Mu Zhengzhong quickly calmed down and took a deep breath before looking at the scroll again. In the past, it was always China’s national treasure being smuggled overseas, and Mu Zhengzhong had never expected to see another nation’s National Treasure in China. How can he not be excited? He also has lots of questions in his heart. Did this young man break into Japan’s National Museum? But how did he escape and board the flight with this scroll? How did he get past the custom and bring it back to China?! Who the hell is he?!

Qi Baishi

Chapter 409 – I don’t want money

Outside of Beijing Airport.

In the Audi.

Mu Zhengzhong stared at the painting for a long time.

Dong Xuebing looks at him. “Mr. Mu, we had just met, but I know you are a patriot like me. I have no worries showing you this painting and have no ill-intentions. I cannot tell you the details, but I will leave with this painting if you think this is too hard to deal with. We will treat it as we have not met before.”

One second…

Two seconds….

Mu Zhengzhong did not let go of the painting and continued to examine it. He sighed. “Young man, I had not made myself clear on the plane. This <Broken Ink Landscape scroll> is worth much more than you can imagine for Japan. No wonder the airport tighten its security and have so many police officers. They had lost their National Treasure… and mobilized all its officers to search for it. If Japan knows this <Broken Ink Landscape scroll> had already left its borders and entered China, the whole world will be shocked.”

Dong Xuebing replied nonchalantly. “I don’t know if the world will be shocked or what. They had stolen lots of our country’s cultural relics from us, and it’s normal to get one of theirs back. This is called retribution, and what’s the big deal?”

Mu Zhengzhong is speechless with Dong Xuebing’s bold statement.

No matter how dumb a criminal is, he will not be dumb to steal a country’s national treasure. This is seeking death. A country’s national treasure is valued based on its historical values and not its economic value, as no one will dare to buy it. It is not worth stealing it, but this young man had changed Mu Zhengzhong’s thinking. Not only he had stolen Japan’s National Treasure, but he is also nonchalant about it. He doesn’t even want to hide and even dare to show it to him. This person is extraordinary.

Mu Zhengzhong took a deep breath. “I want to ask you a question. Why did you bring back this painting? What is your motive?”

“Hmmm… I just want to vent my anger and give them some problems.” Dong Xuebing replied.

“Give them some problems?” Mu Zhengzhong is astounded. “Just because of this reason?”

Dong Xuebing laughed. “Actually, I took it on my way out. I cannot tell you the real reason. Sorry.”

Took it on his way out?!

Taking a Country’s National Treasure on his way out?!

Mu Zhengzhong is speechless again. He felt his mind cannot catch up with what this young man said. He had met bold people, but he had never met anyone daring as Dong Xuebing!

This person is not scared at all?!

Mu Zhengzhong had guessed correctly. Dong Xuebing is a government leader and is not afraid people to suspect and investigate him. Even if he is suspected and investigated, what’s there to be afraid of? He had returned home, and even if he is in Tokyo now, he is not afraid. He has STOP and BACK to protect himself, and no one can stop him from leaving.

“Teacher Mu, have you considered?” Dong Xuebing asked.

Mu Zhengzhong frowned and slowly roll up the painting. “… yes… Haha… I had made up my mind once I saw this painting. Young man, name a price. I will buy this painting from you.”

Dong Xuebing blinked. “You are not afraid of getting into trouble with this painting?”

“Haha… you are not afraid of anything, and how can I lose to you?” Mu Zhengzhong calmly replied. “You are right. Tit for tat. Japan had stolen so many of our cultural relics from us, and stealing one of their National Treasure is nothing. This is China. Do they dare to use force to get it back?” He is influenced by Dong Xuebing. “Just imagine if their National Treasure is displayed in our Museum. It will be an uproar. But if it is displayed in our National Museum, it might affect diplomatic ties. But mine is a private museum. What’s there to be afraid of? If the higher-ups want to pursue this matter, I will just close my Museum! Hahaha…”

Dong Xuebing felt he had not picked the wrong person. Teacher Mu is also someone fearless.

“Old Mu, You will be my friend from now on.” Dong Xuebing said. “Err… Will it be too disrespectful if I address you as Old Mu?”

Mu Zhengzhong waved his hand and laughed. “If you name a lower price, you can even call me Xiao Mu!”

Dong Xuebing is overjoyed. “What are you talking about? Just take it. I will not take a single cent from you.”

“Huh?” Mu Zhengzhong is stunned and looked at Dong Xuebing in his eyes. “Young man, are you serious?”

Dong Xuebing laughed. “I had told you that I had only wanted to create some trouble for those Japanese and had never thought of selling this painting to you. Using their National Treasure to make money? This is an insult to me! Oh, when you exhibit this painting, you can mention that this is donated by a patriot. This will prevent people from suspecting your Museum of getting people to steal it. I don’t want to get you into trouble, as you had set up your Museum to serve the community.”

Mu Zhengzhong looks at Dong Xuebing again. “Alright! You will be my friend with just this sentence alone!” He is full of respect for Dong Xuebing. Stealing the <Broken Ink Landscape scroll> from Japan but doesn’t want anything in return. Other than respect, he is also curious about this young man.

Dong Xuebing added. “But after exhibiting this painting for some time, and made the Japanese anxious for a while, we can use it to exchange for our relics. This painting is useless to us, after all. Of course, this is only a suggestion. You can decide when the time comes.”

Mu Zhengzhong kept quiet for a few seconds and replied. “If we can use it to exchange some first-tier relics or even our National Treasures, every Chinese will have to thank you.”

Dong Xuebing shook his head. “They should be thanking you. This has nothing to do with me, and we have never met today.”

Mu Zhengzhong laughed. “Alright. I owe you one favor. This is my mobile phone number. If you need me, just call this number.”

After taking down Mu Zhengzhong’s number, Mu Zhengzhong invited him to have dinner.

But Dong Xuebing looked at the time and rejected his invitation. He alighted from the car and rushed to the carpark for his Mercedes MPV. Madam Han will celebrate her birthday this evening, and Sister Xie had reminded him to reach early. He is already late!

Chapter 410 – Madam Han’s Birthday gift

Evening, 7.15 pm.

The sun is setting, and the sky is turning dark.

The City Party Committee Family Quarters, no. 1 mansion. The fragrant food from the kitchen filled the whole house. In the living room, Xie Huilan used a blood pressure meter to measure Han Jing’s blood pressure, while Xie Jing, Xie Hao, and other younger generations watch. After a while, the meter beeped and showed the result. “Pulse 76, Blood Pressure 70 – 110. Normal.”

Xie Jing was relieved when she heard it.

Han Jing smiled gently. “I had said I am fine, and you all don’t need to worry.”

Xie Huilan narrowed her eyes and slowly removed the arm strap. “It’s time for dinner, and you should take your medication first. Xiao Hao, go and get a glass of water.”

“Ok!” Xie Hao immediately go and get water for his Aunt.

Han Jing slapped the back of Xie Huilan’s hand. “Stop ordering your younger brother around. Why can’t you go and get water yourself? Oh, where’s Xiao Bing? Is he coming over today?”

Xie Huilan smiled. “I had told him, and he said he will be coming. But I called him a few times earlier, and his phone is off, or his battery had died. I will call him again.” She took out her phone and dialed Dong Xuebing’s number. A few seconds later, she puts her phone aside, and her eyes narrowed into a slit. “His phone is still off. How dare he come late for my mother’s birthday celebration and still let everyone wait for him?!”

Han Jing patted Xie Huilan’s hand. “Maybe he is busy.”

Xie Huilan helped her mother up. “Let’s not wait for him anymore. Let’s eat now.”

Xie Ran looked at his watch and frowned. Last night, Xie Huilan had accompanied Madam Han at the hospital, but Dong Xuebing, the future son-in-law, is nowhere to be seen. He even left the hospital without telling anyone and did not appear today. It’s his Aunt’s birthday today, and how can he switch off his phone? He is too unreliable.

The Xie Family’s brothers, Xie Guobang, Xie Guolian, and Xie Guojian, came downstairs.

Xie Guobang looks around. “Xiao Dong is not here yet?”

“He is attending to something urgent.” Xie Huilan lied. “… and is reaching soon.”

Xie Guojian is a Lieutenant General and is straightforward. “What time is it now? What is more important than your mother’s birthday celebration?”

Xie Ran also felt the same.

Xie Huilan smiled and looks at his Second Uncle. “Second Uncle, you are wrong to say this. The local government is different from the military. It’s peacetime, and your side might not be busy, but the local government is different. We need to place our people and country’s interest before us. If there is an earthquake in our County, do you think we can still come to celebrate my mother’s birthday? I think my mother will give me a slap if I appear here, right?” Her tone is a bit agitated.

Xie Ran had wanted to say Dong Xuebing is disrespectful but changed his mind after seeing his eldest sister’s expression. He doesn’t want to be scolded as everyone in the family knows her temper. He was scolded and beaten up by Xie Huilan when he was young and is afraid of her.

Han Jing stared at her daughter. “Huilan! How can you speak to your Second Uncle this way?!”

Xie Guojian is mad. “You brat wants to side with him?! Hmph! I cannot even criticize Xiao Dong for being late?! Ah?!”

Xie Guojian’s wife, Ci Lifen, pulled him back. “Stop arguing.”

Xie Hao lifted up his hands and made a time-out gesture. “Dad, Sis, stop arguing. Let’s have dinner.”

Xie Guoliang smiled. “Enough. Let’s start dinner now.”

Everyone is upset because of the Tianlong Mountain Sandstone Buddha statue.

Ring… ring… ring… the house’s phone rang.

Han Jing quickly stood up. “… I will answer.”

Everyone knows Han Jing is waiting for this call, and Xie Huilan quickly helped her over to the phone. “Hello.”

“Sister-in-law, I’m Xie Guoyue. I heard you are not feeling well. How is it?”

Han Jian’s eyes showed some disappointment and forced a smile. “Guoyue… Haha… I am fine… Alright… Thank you. You must take care of yourself too…”

Han Jing is waiting for Senior’s Xie call. Every year, Senior Xie will call her on her birthday without fail, but this year… she did not receive any calls from him. She held back her tears and returned to the dining table after hanging up. She forced herself to smile and thanked everyone for celebrating her birthday with her.

Everyone can tell Han Jian is feeling terrible.

This should be a happy occasion, but now…

Everyone at the dining table is quiet.

Ding dong… ding dong… the doorbell rang, and Xie Hao jumped up to check the CCTV before opening the door. “Brother-in-law, you are finally here.”

Dong Xuebing is panting. “Am I very late?”

Xie Hao lowered his voice. “Be careful. My Eldest Sis had just argued with my Dad because of you.” He quickly said.

Dong Xuebing felt touched when he heard this. He had not expected Xie Huilan to be so protective of him. “Huh? It’s my fault… Huilan should not answer back to her elders too.” He quickly took off his shoes and changed into slippers before entering. He is physically and mentally exhausted today. He had to run a short distance to come here and is perspiring.

The moment Dong Xuebing enters the living room, everyone turned and looks at him.

Dong Xuebing held on to a bag and apologized. “Sorry for being late. I had gone to prepare Auntie’s birthday present, and my phone’s battery had died. I will punish myself by drinking a glass.” He poured a glass of alcohol and gulped it down.

Han Jing smiled. “Hurry and have a seat.”

Dong Xuebing sat down and looks around. Huh? Why does it feel so gloomy?

This should be a happy occasion, but it felt depressing. Xie Jing felt it was her fault. If she had not lost the buddha statue, it will not… She felt a pain in her heart and took out the porcelain gift she bought. “Aunt, I wish you longevity. This porcelain ornament is for you.” She passed her gift to Han Jing.

Han Jing took it out and held it in her hands. “Thank you. Haha…”

Xie Hao, Xie Ran, and the rest took out their gifts one by one, and Han Jing thanked them. “These are so beautiful. Thank you.”

It should be Xie Huilan’s turn to give her mother her gift, but she had rushed over and had not prepared anything. She can only smile and signal to Dong Xuebing. It’s your turn.

Dong Xuebing got the hint and opened his cloth bag slowly. “Auntie, this is a token from Huilan and me…”

Everyone looks over as Dong Xuebing opens the cloth bag. All of them are looking forward to seeing what gift he had prepared.

One second…

Two seconds…

When the item is taken out of the bag, everyone is stunned.

Xie Huilan gasped. “Buddha Statue? Where did you get that from?”

Dong Xuebing said in his heart. ‘Where else can I get it from?’ He placed the Buddha Statue into Han Jing’s hands. “Auntie, I wish you will have good health.”

Han Jing touched the statue. “Thank you, Xiao Bing. This is a thoughtful gift.”

Huh? What reaction is this? Wait… shouldn’t you be excited?

Xie Huilan smiled. “You are quite capable. Only one Tianlong Mountain Sandstone Buddha Statue had been unearthed and is kept by my grandfather and Mum. Haha… This looks real… oh, even the material and cravings look like the real one. Not bad. Is this a top-grade replica? This piece is worth at least over a hundred thousand, right?”

Xie Hao nodded. “It does look like the real one.”

Dong Xuebing almost fell off his chair. Damn! I had painstakingly stolen it back from Japan, and you all are saying this is a replica?! This is the real piece! But Dong Xuebing knew what they are thinking. It’s just like you showing others the <Along the River During the Qingming Festival> painting, which is supposed to be displayed in the Palace Museum. Everyone will think the painting you are holding is fake.

Han Jing knew Dong Xuebing had put much thought into his gift. But top-grade replica is still not the real thing. She had been thinking about the Buddha statue and is upset when she saw this ‘replica.’ She quickly put it aside and did not take a second look at it again. She knows she will never get the real Buddha statue back again and wants to stop thinking about it now.

Dong Xuebing quickly said. “Auntie, this Buddha Statue…”

Han Jing forced a smile. “I like it very much and will pray to it in the future.”

“No… I am saying this statue is…”

Ci Lifen interrupted Dong Xuebing. “Let’s eat before the food gets cold.”

Xie Ran frowned as he looks at Dong Xuebing. Can’t you see Aunt’s expression? Why are you bringing the Buddha statue again?

Xie Huilan nudged Dong Xuebing under the table, asking him to keep quiet.

The dining table becomes depressing again.

Dong Xuebing felt frustrated after getting interrupted several times. Damn! I can’t even explain myself.

Suddenly, the news on the TV reported a piece of news that attracted Xie Hao’s attention. He has good hearing and quickly turns up the volume.

They saw a row of words at the bottom of the screen. “Tokyo National Museum had been broken into!”

Chapter 411 – This is real?!

The mansion’s living room.

Everyone’s eyes are glued to the TV.

The National Museum break-in? What’s going on? How can a break-in happen there?

This is last-minute news. Japan had tried to withhold the news, but the Chinese reporters stationed in Japan found out about it. The newscaster read out the news emotionlessly on the TV. “Our reporters had just informed us that Japan’s No. 1 Museum, Tokyo National Museum, was broken into at around 1pm today. Because the Museum is not accepting any interviews, we are still trying to find out the details…”

Xie Hao laughed out loud when he heard this. “Serve them right!”

Xie Jing is also happy. “Good! This should teach them a lesson!”

Han Jing, Xie Guobang, and the rest are very concerned about this. “Xiao Hao, switch to a news channel.”

Some TV stations have more restrictions and will not report on unconfirmed news by the official parties. But other TV stations do not have these restrictions and will report more details.

After switching three to four channels, they finally found one news channel.

The news is showing footage of Ueno Onshi Park’s entrance. It should be recorded by an Overseas Chinese student or a tourist with their phone. A crowd had gathered outside, and there is a police cordon tape sealing the entrance. More than a dozen police officers are there to maintain order and the front yard is full of police cars. Something major had happened.

Xie Guobang frowned. “Seems like the stolen relic is very valuable.”

“There are so many officers there. Did their National Treasure got stolen?” Ci Lifen asked.

Xie Hao laughed. “This is what they deserve! Hahahaha… All of their displayed items should be stolen!”

The footage switched to the newscaster. “From what our reporter gathered, the case happened around 1 pm Tokyo time, and the Museum is still opened to the public. The first alarm in the Asian Gallery sounded. An overseas Chinese student told the reporter that he was near the gallery when it happened. Lots of guards rushed over immediately. But they did not find anyone other than shattered glass pieces. About more than ten minutes later, the security alarm sounded again. This time, it is in the Main Gallery. The Museum still has not issued an official statement on what was stolen.”

After that, the footage switched to old news footage, introducing the National Museum’s security features.

This is Japan’s archived news footage with Chinese translations at the bottom.

The footage introduced the state-of-the-art security features within the National Museum, etc. Still, after the clip ended, the newscaster said no one had been arrested, and this crime happened in broad daylight. The CCTV did not capture the criminal, nor are there any eyewitnesses. The reporter at the scene had received news that the Police were investigating the staff and did not rule-out this might be an inside job.

Xie Jing took a deep breath. “Who is this criminal? How can he be so skillful?”

Ci Lifen is also puzzled. “By right, it should not happen. How can this happen in the day, and they cannot catch the criminal? What are their Police doing? What happened to their security?”

Xie Ran nodded. “This should not happen. The Police there should at least have some clues. From the report, it seems that the culprit had escaped.”

Han Jing said after a long pause. “The culprit should not have escaped and should be hiding within the Museum. Maybe he is under investigation now, but he had hidden the stolen goods already.”

Xie Hao replied gloatingly. “I hope it is their National Treasures that is stolen!”

Dong Xuebing was still feeling upset for being interrupted earlier. He cleared his throat and added. “Yes. It’s the <Broken Ink Landscape scroll>. One of Japan’s National Treasures.”

Xie Jing paused for a second. “Huh? I heard of this painting before, and it seems to be one of Japan’s top National Treasures.”

Xie Hao laughed. “Brother-in-law, how do you know that scroll is stolen? The reporter in Japan does not even know. I was talking nonsense earlier. Furthermore, how can they lose their National Treasure? The security for their National Treasures gallery should be tighter than other galleries, and who can steal it?”

Dong Xuebing laughed. “That might not be true. The <Broken Ink Landscape scroll> had already left Japan.”

Everyone looks at Dong Xuebing and wonders why he is so sure about this.

Ci Lifen shook her head. “What Xiao Hao said is right. The National Treasure should not be stolen. It’s too difficult to steal Japan’s National Treasures. Most likely, it is our country’s First-tier or second-tier relics. It is even harder to smuggle it out of Japan. How is the criminal going to get past customs? Furthermore, there will be two security checks if the criminal took a flight. Even if you don’t declare a branded watch to the custom, you will not get past it. Let alone the <Broken Ink Landscape scroll>.”

Xie Ran laughed. “The museum had been cordoned off, and the criminal might not even leave the museum’s compound unless he can fly.”

Dong Xuebing replied. “There will be a way.”

Xie Hao laughed. “Brother Dong, why are you going against us? Their National Treasures will not be stolen. Stop arguing.”

Before Xie Hao can finish, the newscaster paused.

The newscaster listened to his earpiece for a few seconds and continued reporting. “It’s been confirmed by the National Museum that the <Broken Ink Landscape scroll> was stolen. This cultural relic is one of the Museum’s 88 National Treasures. It has a high historical value…”

Xie Hao was stunned. “Damn! It’s really their National Treasure?!”

Xie Ran was shocked and couldn’t believe his ears!

Han Jing, Ci Lifen, and the rest were also stunned. “Xiao Bing, how did you know about this?”

Before Dong Xuebing could reply, the newscaster on the TV said something that shocked everyone. “Two cultural relics had been stolen from the Museum. A Museum staff, who refused to be named, told us that the other piece is a Tianlong Mountain Sandstone Buddha Statue displayed in the Asia Gallery. It is our Second-tier cultural relic!”

Everyone in the mansion froze in place!

Tianlong Mountain Sandstone Buddha Statue?!

After two to three seconds, Madam Han stood up excitedly. “Xiao Bing! The Buddha Statue you gave me earlier… is…”

Dong Xuebing rubbed his nose. “It’s the real one. The one you lost. Errr… I just… stole it back from Japan.”

Damn!!!

Everyone is stunned and speechless!

Chapter 412 – Thank god!

Mansion.

“Xiao Bing.” Xie Huilan narrowed her eyes into a small slit. “What is going on?”

“Didn’t I just say it?” Dong Xuebing could not explain the details.

Everyone is still trying to process what Dong Xuebing said.

The younger generation, like Xie Jing, Xie Ran, etc., the first reaction is ‘this is impossible.’

Xie Hao also doesn’t believe what he heard. He looks at Dong Xuebing in a daze. “Brother Dong, Brother-in-law, my idol, I know you are good at fighting and can fight more than a dozen grown-ups at the same time. But the Museum… has security alarms, security guards, CCTV cameras, etc. Their guards are also armed, and you are saying that you went to the National Museum and stole the Buddha Statue and that scroll earlier today? Why are you not trapped within the Museum when they sealed off the exits? Why didn’t the CCTV cameras capture you? How come the Airport Security didn’t detect you? How did you get past the customs in Japan and Beijing Airport?! Damn! Are you bullshitting us?”

Dong Xuebing doesn’t know what to say.

No wonder no one believes him. This is too unbelievable.

Madam Han did not even ask and quickly picks up the Buddha statue Dong Xuebing gave her.

Everyone turned and looked at Madam Han. They are waiting for her to say something.

It’s not they don’t trust Dong Xuebing. This is too unbelievable!

This time, Han Jing did not put it away after a short glance. She picked it up and examined it carefully. After that, she looks at the bottom of the statue, and her pupils dilated, and she started breathing heavily.

Xie Huilan quickly went over to help her mother up. “Mum, how is it?”

Madam Han hugged the statue in her arms tightly, and her tears rolled down her cheeks. “This is our family’s Buddha Statue! It’s the real one! When Senior Xie handed this statue to me, there is a small crack around one centimeter at the bottom.” She closes her eyes and mumbles to the skies. “Thank god… Thank god!”

No words can describe Madam Han’s feelings now after recovering the Buddha Statue!

The rest in the mansion were speechless. It’s really Madam Han’s lost Buddha Statue?!

“Brother Dong! Did you really steal it back?!”

“You are the one the whole of Japan is searching for?! You… how did you come back?”

After knowing the Buddha statue was smuggled overseas yesterday, no one had expected it to return to the Xie Family. But one day later, Dong Xuebing stole it back and even steal Japan’s National Treasure on his way back. This is ridiculous. Are you possessed by god? Are you a deity from the heavens? How did you escape from the tight security at the Museum?

Madam Han wiped her tears. “Sorry, I lost my composure. I am too happy and had embarrassed myself. Xiao Bing, come over and sit beside me.”

Dong Xuebing acknowledged and sat beside Han Jing.

Han Jing grabbed Dong Xuebing’s hand and squeezed it hard. “Thank you. I really thank you from the bottom of my heart.”

Dong Xuebing replied embarrassedly. “Haha… you are too polite. This is what I should do.”

“I had never thought I can get this Buddha Statue back.” Madam Han is still holding on to the Buddha Statue tightly in her left hand and patted Dong Xuebing’s hand with the other hand. “This is really a surprise gift… Thank you, Xiao Bing. It must be tough on you.”

“It’s not tough.” Dong Xuebing replied casually. “After you were warded in the hospital last night, I got my connections to put me on a flight to Japan and spent the night there. After I woke up, I went to the National Museum and grabbed the relics before heading to the airport. The moment I touched down, I rushed here. Everything had gone smoothly.”

Xie Hao rolled his eyes. Bullshit!

Dong Xuebing had made it sound simple, but everyone at the dining table knew he is lying.

Tokyo’s National Museum is famous internationally and has tight security measures. How can it be that easy? Dong Xuebing has to get through layers of security checks, and they can imagine what sort of dangers he faced. If he was caught by the Japanese Police, he might have to spend the rest of his life in prison there.

Dong Xuebing’s rank, Section Chief, might be low among Xie Family’s third generation. Still, he is moving up much faster than any one of them. It can be said he has a bright future.

But Dong Xuebing dares to risk his everything.

Dong Xuebing dares to create such a big mess in Japan for Madam Han and almost gets caught.

Dong Xuebing is also a Section Chief with the government and still has a long way to go, but he doesn’t even know how to protect himself. How can he make such a big risk? Doesn’t he know that if anything goes wrong, he might not return for the rest of his life and will never get to see Huilan or his mother again?

Dong Xuebing knew the consequences of his actions.

But despite knowing the risk, he still did it, which touched Han Jing, Xie Guobang, and the rest!

Anyone can say he is prepared to risk everything, but how many people dare to do it if it concerns his life and future?

Xie Ran is quiet after knowing what happened. He was still unhappy with Dong Xuebing for being late and felt disrespectful to Madam Han. But after knowing he had risked his life by stealing from Tokyo’s Museum and almost didn’t make it back, he felt embarrassed. Luckily he did not voice out his displeasure with Dong Xuebing earlier, or he will be too ashamed to face him.

“Xiao Bing.” Han Jing looks at Dong Xuebing lovingly. “Are you hurt?”

Dong Xuebing laughed. “No. I did not fight with anyone and had tried my best to hide from them.”

Han Jing patted Dong Xuebing’s hand. “You… this is too risky. How am I going to face Huilan if anything happens to you in Japan?”

Dong Xuebing laughed. “I am blessed. Nothing will happen to me.”

“Brother Dong.” Xie Jing finally digested what Dong Xuebing had done and took a deep breath. “Thank you.” She is responsible for losing the Buddha statue and had been guilty for the past two days. She had cried several times and felt she had let her Eldest Aunt down. Now, they had finally gotten back the statue, and she is really thankful to Dong Xuebing.

Dong Xuebing kept saying, it’s alright. “It’s a small matter, and there’s no need to thank me anymore. This is making me uncomfortable. Haha…”

Xie Hao saw everyone thanking Dong Xuebing and shouted. “Damn! How did this topic change so suddenly? I still don’t know how my brother-in-law got back from Japan, and you all talked about something else? That is Japan’s National Museum, and he had also stolen their National Treasure! How did he come back in one piece?”

This is also the question Xie Ran has in his mind.

Dong Xuebing explained it was luck and coincidences for everything to go according to his plan.

Xie Hao didn’t believe him and rolled his eyes. “Oh, where is that National Treasure?”

Everyone turned and looked at Dong Xuebing. That’s right. Where is Japan’s National Treasure?

Dong Xuebing cleared his throat and smiled. “I met Mu Zhengzhong, Teacher Mu, on the flight back and had donated it to his Museum. They should be exhibiting it tomorrow.”

Everyone is stunned again.

Xie Hao cursed. “Damn! You are too evil! Exhibiting it?! This is slapping Japan in their faces!”

Xie Huilan narrowed her eyes. “How can you speak to your Brother Dong like this?! You want me to slap you?”

Xie Jing bursts out laughing. “Good! This should be the way we treat them!” She felt Brother Dong is too bold. After creating such a scene in Japan’s National Museum, he still dares to donate their National Treasure to the Museum to be put on display. He seems to be eager to let Japan know that their National Treasure had left its borders. This is face-slapping at its finest!

Xie Guojian spoke. He laughed and raised his wine glass. “Good job! Come, let your Second Uncle give you a toast! Bottoms up!” He had argued with Xie Huilan earlier over Dong Xuebing because he was late. But after finding out what happened, he had to say something. Furthermore, he likes what Dong Xuebing did. Within the Xie Family, Xie Guojian’s character is the most similar to Senior Xie.

Xie Huilan smiled. “Second Uncle. You are our elder. How can you give him a toast?”

Dong Xuebing quickly raises his glass. “That’s right. I should be the one toasting you.”

After finishing the alcohol in the glass, Xie Guojiang said. “I know about Mu Zhengzhong. He is the one who operates a private museum, right? Alright. Let me handle this. I will send some of my soldiers to guard it when it is on display.” He was furious with the Japanese Museum for refusing to return his Sister-in-law’s item and wants to use this opportunity to get back at them.

The news on the TV is still reporting about the National Museum’s break-in case. The National Treasure of Japan was stolen, and no news channel will miss reporting this earth-shattering case.

Suddenly, some small words appeared at the bottom of the screen, stating the investigation results. The Museum did not recover the <Broken Ink Landscape scroll> and <Tang Dynasty Tianlong Mountain Sandstone Buddha Statue> in their premises. Both relics might have been brought out of the Museum and are currently unknown. The Japanese Police suspects this was done by a group of criminals. They are currently investigating all the suspicious people in the Museum and searching for the criminals in Tokyo. The government officials swore that they will never let their National Treasure be smuggled out of the country. The suspects and the stolen relics should still be in Tokyo, and it’s only a matter of time before they are arrested.

After looking at the news bulletin, everyone looked at Dong Xuebing. Arrest the criminal? The criminal is in China enjoying his dinner now!

Everyone has a better understanding of Dong Xuebing’s capability after seeing the whole of Tokyo Police Force cannot do anything to him!

Chapter 413 – Bringing forward the marriage date?!

8 pm.

Xie Family Mansion.

Madam Han’s dinner had ended, and Dong Xuebing’s phone rang.

Xie Hao was still questioning Dong Xuebing about how he stole the Museum’s relics in the living room. He finally found an excuse to leave when his phone rang. He walks over to the window and looks at the caller. It’s Beijing’s Western District State Security Branch, Sixth Bureau’s Deputy Chief Old Qian.

“Hello, Old Qian?”

“Chief Xiao Dong, you are putting me in a difficult spot.”

“Huh? What happened?”

Old Qian smiled. “Don’t tell me that you have nothing to do with Tokyo Museum’s break-in.”

Dong Xuebing denied it. “How is it possible? I just heard about it on the news. It has nothing to do with me.”

If it was someone else, Old Qian would never suspect as not everyone can do this. But Dong Xuebing is different. When he was the Deputy Chief of the General Affairs Office, he had performed miracles more than once. Even the City State Security Bureau had heard of him. Anything is possible if Dong Xuebing is involved. “You had flown to Tokyo at night, and the Museum is break-in the next afternoon. After that, you flew back one hour later. This…”

Dong Xuebing replied ‘innocently.’ “Old Qian, you are accusing me. No matter how bold I am, I will not dare to steal Japan’s Nation Treasure.”

Xie Hao, Xie Jing, and the rest overheard Dong Xuebing and looks at him. How can he lie without batting an eyelid?

“Good to know it’s not you. Chief Xu is asking me about this. I will help you explain to her.” Old Qian did not continue as he is afraid of getting into trouble. After all, this case is too sensitive.

Dong Xuebing sigh with relief after hanging up.

Xie Hao giggled. “Brother-in-law, I realized that you are good at lying. Your face did not even change.”

Xie Huilan sipped on her teacup and smiled. “Really? I think I should think about what Xiao Bing had said to me in the past. Maybe all those are lies… Haha…”

Dong Xuebing quickly replied. “No… Absolutely not. I will never lie to you.”

Everyone laughed, especially Xie Hao. He laughed the loudest.

“Go to the room.” Xie Huilan stood up and smiled. “I want to interrogate you.”

Dong Xuebing knew Xie Huilan is joking, and she must have something to speak to him. He gave Xie Hao a stare and followed Xie Huilan into a room upstairs.

The room is very clean and tidy.

After closing the door, Xie Huilan smiled. “This is my room. You can sleep here tonight.”

Dong Xuebing looks at Xie Huilan excitedly. “Are you serious? We are going to sleep together?”

“I did not say this. I had stayed there for more than a day. I need to return to Yan Tai County to finish my work and will be leaving soon.” Xie Huilan looks at her watch. “I will be leaving in 20 minutes.”

Fine… Got excited about nothing.

After a short pause, Xie Huilan suddenly said. “You… don’t do anything risky like this again.”

Dong Xuebing nodded. “I will take note of it, but I will risk my life for you. It’s only stealing some relics. This is nothing to me. I will do anything for you.” Dong Xuebing had always felt pressure when he was with Xie Huilan and didn’t dare to say such sweet nothings. But he had just done something outstanding and is bolder now.

Xie Huilan smiled and looks at him. “You… are good with words.”

“I am only speaking my mind. I…” Before Dong Xuebing could finish, he was interrupted.

Xie Huilan had one hand around with his waist and the other in his hair. Her sweet sexy lips are pressed on Dong Xuebing’s, making him stunned. He had never kissed Xie Huilan like this before. A few seconds later, their lips parted, and a string of saliva was hanging for a while. “Haha… your lips are really sweet. Did you eat fruits earlier?”

Dong Xuebing is still in a daze. “Yes… I had eaten a piece of apple.”

“I want to say…”

Dong Xuebing got bolder after the kiss and hugged Xie Huilan. He kissed her on her forehead, and his right hand stroked her skinny waist. “You are very slim.”

Xie Huilan smiled. “What do you mean? My figure is not good enough?”

“No… you are perfect.”

“Haha…” Xie Huilan’s eyes narrowed into two crescents. “You had made me proud today. Sometimes I wonder how come you are so capable?”

Dong Xuebing smiled wearily. “How come you make it sound like I had always let you down?”

“You are sensitive. Haha… You had always made me proud, ok?”

“But I am worried that your family will think I am too reckless. This incident has a negative impact, as I had gone to Japan to steal their relics. Although I am not wrong morally, I had broken the law…” Dong Xuebing blinks. “This… Will your family think badly of me?”

Xie Huilan smiled and shook her head. “Have you read <Water Margin>?”

“Yes. Why?”

“Which character do you like?”

“… Err…” Dong Xuebing thought for a while. “Lu Zhishen.”

Xie Huilan laughed. “That’s right. Most people will like this type of ‘’reckless’ character when they read this story. These characters don’t care about consequences and don’t use their brains. But it’s these traits that make people like them.”

Dong Xuebing felt warm. “Then what about you?”

“What do you think? Haha…” Xie Huilan looks at her watch again. “Alright. I need to be going. You had created a big mess this time. Don’t return to the County and stay at my Dad’s place for a few days. No one can touch you here. Return when this incident dies down, and remember to apply for leave at the Investment Promotion Agency. Ok?”

“Ok. Give me another kiss.”

“Stop trying to take advantage of me, ok?”

Both continued for a while before going downstairs to the living room.

Xie Hao, Xie Jing, Ci Lifen, and the rest were still watching TV when they saw Dong Xuebing and Xie Huilan coming downstairs with red faces. They smiled as they knew they should be doing something naughty upstairs.

Xie Huilan is ‘thick skin’ and did not even bat an eyelid.

But Dong Xuebing could not stand it and blush.

…….

At around 8.30 pm, Xie Huilan left, and Xie Guoliang and Xie Guojian left with their families.

Dong Xuebing said. “Auntie, Uncle, I will be going too.”

Xie Guobang replied. “You must be tired. Just stay over tonight. Your Auntie had cleaned up Huilan’s room for you.” Asking Dong Xuebing to stay and letting him sleep in Xie Huilan’s room indirectly tells Dong Xuebing he approves of their relationship. He had never shown his approval like this before.

Han Jing smiled and held Dong Xuebing’s hand. “You are not allowed to go back tonight. Come and accompany me for a chat.”

“Ok. Sorry to bother you all.” Dong Xuebing did not reject their offer.

Han Jing is in a good mood today. Dong Xuebing had ‘snatched’ the Buddha statue back from Tokyo, and not only he had made Xie Huilan proud, but he had also made her proud. She pulled Dong Xuebing to the sofa and said. “Your Second Aunt kept saying that I had found a good son-in-law. Guoliang and Guojian also kept praising you. Haha… Your Eldest Uncle had called Senior Xie to tell him about you, and Senior Xie asked you to play chess with him when you are free.”

Madam Han said a lot to Dong Xuebing, which is her way of expressing gratitude to Dong Xuebing.

Han Jing knew how risky it was for Dong Xuebing to break into the Museum by himself, and no words can express her feelings.

They chatted until around 9 pm.

Madam Han suddenly asked. “How is your work?”

Dong Xuebing thought for a while. “Everything is on track, but the investment target is quite high this year, and I am not sure if I can hit it.”

Han Jing nodded and laughed. “I had mentioned previously that I will allow you and Huilan to get married when you are promoted to Deputy Director. But you are just promoted to Section Chief, and no matter how well you perform, it will take a while before you can be promoted again. Also, you had never managed a village town before. If you want to move up, you need to manage a village town as the mayor for the experience. This is a must before you can be promoted to Deputy Director rank, and it will take some time. Huilan is not young… Xiao Bing, I had not considered this before. Let’s forget about the Deputy Director rank. I will allow both of you to register your marriage when you are transferred away from Huilan. What do you think?”

What do I think?!

“Awesome!”

Dong Xuebing could not control his happiness. “Sure. I will listen to you.”

Han Jing patted the back of Dong Xuebing’s hand and turned to Xie Guobang. “Guobang, I will decide on this. Ok?”

Xie Guobang, who was reading the papers, looked up and nodded.

Dong Xuebing knew that getting promoted to Deputy Director before getting married to Huilan, is a test for him by Han Jing and Secretary Xie. Now, he had passed their test and can get married to Xie Huilan without being a Deputy Director. He suddenly no longer feel so stressed.

This is terrific for Dong Xuebing!

Just like what Madam Han said. Dong Xuebing had not managed a village town before. It will be difficult for him to get promoted to Deputy Director from the Investment Promotion Agency. He lacks experience and years of service. To get promoted, he must work in the Investment Promotion Agency for at least three to five years. This is too long.

But Madam Han had given her approval.

Once Dong Xuebing completed his target this year, he can ask for a transfer to a village town or a County Party’s department. He can get married to Sister Xie!

Maybe it will not even take one year!

Chapter 414 – Media reporters coming in great numbers

Monday morning.

Spring. Flowers are blossoming, and this is the most beautiful season of the year.

The flower scent and fresh air entered the room from the half-opened windows.

Dong Xuebing slept on Xie Huilan’s sweet-smelling pillow and covered himself with her cozy blanket. He slowly opened his eyes and looks around the room. It took a few seconds before he remembered where he was. He yawned and smelled the pillow again and got up to wash his face.

Dong Xuebing had a good rest, and all his fatigue was gone.

Dong Xuebing was satisfied after his trip to Tokyo, and bringing forward his wedding with Sister Xie is the greatest reward.

After a quick shower, Dong Xuebing called Xie Huilan. “Hello, Huilan. Are you awake? I knew you were driving last night, so I did not call you. Err… Your mother said our marriage doesn’t need to be delayed until I get promoted.”

Xie Huilan laughed. “I know. My Mum called me last night. Ok. You just need to work hard to complete the Investment Promotion Agency’s target this year. I will be waiting for you to join me in my bed.”

Dong Xuebing laughed. “Why do you keep mentioning this? Are you trying to seduce me?”

“I am motivating you. Haha…”

Dong Xuebing knows Xie Huilan is busy and hangs up quickly. He lit a cigarette and called his office and Deputy Mayor Zhao Xinglong to apply for leave for the week. Japan’s break-in case had caused an uproar, and Dong Xuebing followed Sister Xie and Madam Han’s advice to stay low in Beijing. The Investment Promotion Agency work is going smoothly, and everything should be fine when he is not around.

Knock… knock… knock… someone knocks on the door.

“Xiao Bing. Can I enter?” It’s Han Jing.

“Yes.” Dong Xuebing quickly snubbed his cigarette. “Please come in.”

The door opened, and Madam Han, who is wearing a long dress, entered the room. “Why did you snub the cigarette? Just carry on.”

Dong Xuebing opened the window to air the room. “No need. The cigarette smell is too strong. Oh, how are you feeling today? Have you check your blood pressure?”

Han Jing smiled and sat on the bed. She patted Dong Xuebing’s hand like his mother. “Thanks to you for getting back the statue. I feel much better.”

Han Jing’s blood pressure had gone up because of the Buddha statue. Now it’s recovered, she felt better.

After chatting for a while, Madam Han said. “Your Uncle had gone to work. Let’s go and have breakfast.”

The breakfast was prepared by the helpers, and it was sumptuous.

After breakfast, Dong Xuebing took the medicine box from the coffee table. He helped Madam Han get high blood pressure medicine. Dong Xuebing’s mother also has high blood pressure, and he is familiar with such medications. The dosages are either half or one tablet. After that, he poured a glass of warm water and gave it to her. Madam Han smiled and nodded before taking her medicine.

At around 9.30 am, Madam Han has to attend a charity event. The wife of the City’s Party Secretary is very busy and must attend these functions.

The car had arrived to pick Madam Han, and she left.

Only Dong Xuebing and the helpers are in the house, and he felt awkward to remain there and went out. Last night, many people had come for Madam Han’s birthday dinner. Dong Xuebing had to park his Mercedes MPV beside the trees in the Party Committee Family Quarters.

Dong Xuebing pressed the remote, and his car beeped.

Just when Dong Xuebing was walking out of Mansion No. 1, a middle-aged man walks out of another mansion diagonally opposite, to a parked Audi, with the City’s Party Committee registration plate. The driver got down and opened the rear passenger door.

Eh? Isn’t that the City’s Public Security Bureau Chief, Feng Xueliang?

Beijing City Party Committee Members are all high-level officials with at least Deputy Minister rank.

Dong Xuebing had met Feng Xueliang before when he was working in State Security. They met in Wangfu restaurant when Xie Huilan brought him there for lunch. She also introduced Dong Xuebing to him. But Feng Xueliang is a high-ranking official and should not remember him. Furthermore, he heard that Feng Xueliang is with the City Mayor’s faction and is different from Xie Guobang’s faction.

Feng Xueliang, in his police uniform, saw Dong Xuebing.

Although Dong Xuebing felt Feng Xueliang will not remember him, he still greeted him. “Chief Feng.”

Feng Xueliang smiled and nodded. “Xiao Dong ah… did you come to celebrate Madam Han’s birthday?”

Huh? Xiao Dong?

Dong Xuebing is surprised to know the other party remembered him and even knows his surname. He quickly acknowledged.

Feng Xueliang took a glance at the No. 1 Mansion behind Dong Xuebing and looks at his wet hair. He looked surprised and nodded before getting into his car. After that, he rolled down the window and smiled at Dong Xuebing. “Haha… drop by my place for dinner with Huilan when you two are free.”

The driver heard that and looked at Dong Xuebing to remember his face.

After Feng Xueliang left, Dong Xuebing was still wondering what he means.

Dong Xuebing is only a Section Chief at the grassroots level. He has no experience dealing with people from a higher level. Although he had spoken to Xie Guobang, Xie Guoliang, and the rest at home, it was different from interactions at work. That’s why Dong Xuebing can be considered to have not interacted with high-ranking officials. They are out of reach for Dong Xuebing, and he doesn’t understand the underlying meaning.

Dong Xuebing remembered Xie Huilan mentioned that competitions are more subtle at the Provincial level because there are too many complications. The leaders can no longer be identified by factions like the grassroots level. Feng Xueliang might be the Mayor’s man and is from a different faction from Xie Guobang. But Feng Xueliang is close to Xie Huilan and Madam Han and continued interacting with the Xie family. Is it because of Senior Xie?

I should stop thinking about this as this is too far from me.

Dong Xuebing boarded his car and drove out of the Party Committee family quarters. He is only staying in Beijing for about a week and has many things to do.

Dong Xuebing thought for a while and called Aunt Xian.

But Aunt Xuan is not in Beijing. She had handed the Auction company to her deputy and left for a holiday in Zhejiang with her mother yesterday morning. She said relaxing herself is good for her baby and should not return this week. Dong Xuebing is speechless and reminded her to take care of herself.

After hanging up, Dong Xuebing called Mu Zhengzhong. He is quite concerned about the Museum exhibiting Japan’s National Treasure.

Ring… ring… ring… the line got through. “Hello, Teacher Mu?”

The background is very noisy, and there seem to have many people around Mu Zhengzhong. “Who are you?”

“Who do you think?” Dong Xuebing laughed. “How is it going with the scroll?”

Mu Zhengzhong paused and said to the people around him. “Please wait for a minute. Let me answer this call… No comment… Please wait…” After a while, Dong Xuebing heard the sound of a door closing, and the background becomes quiet. He smiled wearily. “Young man… that thing is on display now. I had not wanted to exhibit it so early, but news of it had leaked. I had no choice but to exhibit it.”

Dong Xuebing asked. “How is the response?”

“Did you not watch the news? You will know when you come over to the Museum. Sigh… If I know this will be an uproar, I will not get involve… haha…”

“But how come you sound very excited?”

“Really? I am having a headache now!”

After hanging up, Dong Xuebing switched on the radio while driving to Mu Zhengzhong’s Museum. He did not expect the <Broken Ink Landscape scroll> will be exhibited so soon and had not followed the news this morning. The Museum is located near to the outskirts and is not far from where Dong Xuebing was.

When Dong Xuebing reaches the Museum, he got shocked.

Damn! The traffic is blocked by cars and TV stations trucks. Many cameramen, armed with video cameras, and reporters with microphones, are reporting live. From the logos and signs on the vehicles, there are at least a dozen TV stations here!

Dong Xuebing had found out about this much later, and the chaos had started more than one hour earlier.

The <Broken Ink Landscape scroll>, which the Japan Officials claimed will not leave their borders, is on display in Beijing!

This is a piece of earthshaking news!

Chapter 415 – Beauty

Noon.

A private room in a mid-range restaurant.

Dong Xuebing had called Sixth Bureau Deputy Chief, Old Qian, out to treat him. Old Qian is still worried and kept asking if he has anything to do with the Tokyo National Museum break-in case. Although the <Broken Ink Landscape scroll> had been brought into China and is on display in the museum, the damage to China’s foreign affairs is great. This had become an international dispute, and all major newspapers are reporting about this. If Dong Xuebing is involved, Old Qian might be implicated as his accomplice, as he had bought the air tickets for him.

Dong Xuebing refused to admit and claimed he had gone to Japan to look for someone.

Old Qian finally believes him and did not continue to ask.

Dong Xuebing felt guilty for implicating Old Qian and gave him three cartons of Zhonghwa cigarettes after lunch. He tried to refuse but accepted Dong Xuebing’s gifts after some persuasion. This is the Chinese culture of exchange gifts and favors, and the gifts don’t need to be expensive.

Old Qian told Dong Xuebing that Xu Yan had not come to work today and might be sick before leaving.

Dong Xuebing got worried. Chief Xu had treated him well, and he should pay her a visit if she is sick.

…….

1 pm.

Dong Xuebing looks around in the small road outside of Western District State Security Branch’s family quarters. Nothing had changed. The buildings are still one-story buildings and are still located within lots of complex alleyways. It was almost two years when Dong Xuebing used BACK to buy heart attack and asthma medication for Minister Lui. He had kept in touch with Xu Yan over the phone, and it’s been a while since they met. He had not visited her during New Year, and he should buy some gifts to visit her now.

The guard stopped Dong Xuebing at the entrance of the quarters. “Who are you?”

Dong Xuebing smiled. “I am Dong Xuebing. Is Xu Yan, Chief Xu, at home?”

“Wait here.” The guard returned to his post and made a call. After a while, he sticks his head out. “Chief Xu asked you to go in. Building 1, 202.”

“Ok. Thanks.” Dong Xuebing carried his gifts and entered.

Ding Dong… ding dong… Dong Xuebing pressed Chief Xu’s doorbell.

A few moments later, the door opened from inside, and a beautiful woman appeared in her early forties. She has above-average looks and is wearing silk pajamas. Her hair is pinned up, and she has a wool sweater over her sweater.

Dong Xuebing was stunned for a second. “Xu… Chief Xu?”

“Why do you look so surprised?” Xu Yan laughed and opened the gate. “Do you think I am an imposter?”

Dong Xuebing blushed. “Err… You looked pale, and I didn’t recognize you at first glance. I heard you are sick. How are you feeling now?”

Xu Yan stepped aside to let Dong Xuebing enter. “I am fine. I am only tired. Come in.”

Dong Xuebing had not recognized Xu Yan earlier as they have not met for a long time. His first impression of Xu Yan is an ordinary middle-aged lady with average looks. But this time, Dong Xuebing felt Xu Yan is prettier than before despite her features are still the same.

Dong Xuebing knows it is not Xu Yan who had changed. He is the one who changed.

In the past, Dong Xuebing had always look at others’ appearance and did not care about other things. But as he met more people of higher status, he learned not to judge by appearances. Now, he looks at his former leader and realizes he had not noticed she looks prettier after looking at her for a while.

The door closed, and only both of them are in the apartment.

“Sorry for the mess. I didn’t know you are coming over and do not tidy up.” Xu Yan saw Dong Xuebing kept looking at her and smiled. “What’s wrong?”

Dong Xuebing cleared his throat. He is no longer Xu Yan’s subordinate and can be more casual when speaking to her. “I noticed you had changed… Hmmm… you are prettier now.”

Xu Yan laugh. “You brat… how dare you to say such things to your former leader?”

“Ah… I am telling the truth.” Dong Xuebing looks around. “Oh, are you alone at home?”

Xu Yan nodded and sat on the sofa with Dong Xuebing. “You know I had divorced for many years and have been living alone. Here… have a cup of tea.”

Dong Xuebing knew Xu Yan is a divorcee and has a son studying in Junior High school. But her son is with her former husband and will live with Xu Yan two days every month. He felt bad for his former leader for being alone even when she is sick. He has always been grateful to Xu Yan and wants to do something for her. “Have you eaten?”

“I have no appetite and am lazy to cook. I just took my medicine.”

“This is wrong.” Dong Xuebing rolled up his sleeves and stood up. “I will prepare something for you. Stay here.”

Xu Yan pulled Dong Xuebing back. “No need. You have just arrived. Sit down.”

Dong Xuebing replied. “Old Leader, you don’t need to be so polite with me. Look at your face. You are so pale. How can you skip your meals? Go and rest in your room, and I will call you when the food is ready.” He could tell Xu Yan had been resting in her room before he came from the way she is dressed. He helped her up and walk her to the room. Xu Yan is well developed, and her breasts jiggle as she laid down on her bed.

Damn… how come I didn’t realize Chief Xu is so alluring in the past?

Dong Xuebing quickly looks away. “Take a nap while I prepare lunch for you.”

Xu Yan smiled. “I thought you only know how to create trouble outside. I didn’t know you know how to care for others.”

Dong Xuebing covered Xu Yan with her blanket and replied shamelessly. “It’s not too late to know this. I am not good at a lot of things, but I am good at taking care of others.” He is not boosting. After his father passed away and his mother returned to the County to work, he took care of himself in Beijing for many years. Although Qu Yunxuan helped him wash his clothes later, he seldom washed his clothes or cook in Yan Tai County, but that does not mean he doesn’t know. He is just lazy.

After entering the kitchen, Dong Xuebing starts to cook.

About twenty minutes later, Dong Xuebing carried a bowl of hot porridge into the bedroom for Xu Yan and took out a thermometer to see if she is running a fever.

Xu Yan sighed. “It would be nice if you are my son.”

Dong Xuebing placed the empty bowl on the side table and heard Xu Yan’s lonely tone. He knows she felt lonely as she is separated from her son. “Then just treat me as your son. If you are not feeling well, just call me. I might not know a lot, but cooking and washing dishes is not a problem.”

Xu Yan laughed. “Thank you.”

“Look at you. I should be the one thanking you for taking care of me. I was rash in the past and caused you lots of trouble in the past.”

Xu Yan pulled the collar of her pajamas and placed the thermometer under her armpit. She is not wearing a bra, and her breasts swayed vigorously as she moved. Dong Xuebing quickly turned his head away and took the empty bowl to the kitchen to wash. After that, he took out an envelope with a pile of cash from his bag to the room. He placed the envelope on the side table. The money is to repay Xu Yan for paying for the air tickets and Yen.

After a while, the thermometer beeped. 37.9 degrees Celsius. It is almost a high fever.

Dong Xuebing found fever medication in the house and gave it to Xu Yan. “Eat the medicine and take a nap. If you are still not feeling well, you need to see the doctor.”

Xu Yan waved her hand. “Help me up. This is only a slight fever.”

Dong Xuebing gave her a stare. “No. I will not listen to you. Just take a nap and call me if you need anything. I will be watching TV outside.”

The medicine took effect, and Xu Yan felt drowsy. “You had traveled so far to see me. How can I let you do this?”

“This is what I should do. Are you treating me as an outsider?”

After Xu Yan fell asleep, Dong Xuebing went to the living room and closed the door lightly behind him.

It’s around 2 pm now.

Dong Xuebing knew Chief Xu had been unhappy at work. Did she feel sick because of this? Oh, Chief Xu had been looking for connections to be transferred to Fen Zhou City State Security sometime earlier, and he had asked Old Yang for help. He wonders if there is any good news, as he wants to give Xu Yan a surprise. So, he called Luan Xiaoping.

Dong Xuebing dares not to chase after Old Yang and can only ask his mother.

The line got through. “Mum, are you in class?”

“No. My class just finished. What’s wrong?”

“You remembered the last time I asked Uncle Yang about the State Security Bureau Chief position? How is it?”

“Ah… I have almost forgotten to tell you. This morning, your Uncle Yang mentioned that it is basically settled.”

Dong Xuebing’s eyes brighten up. “What is the probability?”

Luan Xiaoping replied. “Old Yang said it is basically settled, that means it should not be a problem. He had asked for your number this morning. He still has not called you? Then just give him a call. He had been monitoring this for you, and you should thank him.”

“Ok! I know.”

It’s settled!

Dong Xuebing is in a good mood and felt Old Yang is reliable!

Chapter 416 – Xu Yan’s transfer

Afternoon.

Xu Yan’s apartment.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing called Yang Zhaode’s mobile phone. “Uncle Yang. I’m Xiao Bing. Am I disturbing you?”

Yang Zhaode laughed. “No. My meeting just ended and I was about to call you. I heard from Xiaoping that you had returned to Beijing during the weekends. Are you back?”

“Not yet. I have something to attend to and took a few days off work.”

“It is troublesome? Do you need help?”

“Haha… it’s a small matter.”

“Ok. Oh, Xiao Jia had gone to Beijing this morning too.”

“Huh? Sister Su is coming? Is it for work?”

“I think she is going to Beijing to ask people for a favor. I did not ask her about the details.” Yang Zhaode paused for a second and laughed. “Remember the last time you asked me about Fen Zhou City State Security Bureau Chief position? It’s settled. The Provincial State Security needs to consider the local authority’s suggestion, and Xu Yan’s transfer should not be a problem. But many people are eyeing this position, and the Provincial State Security did not reveal her appointment earlier. The transfer order and appointment letter should be issued together this week. Just tell your former leader about it and let her be prepared.”

What Old Yang said is basically confirming Xu Yan’s transfer.

Chief Xu’s transfer is confirmed!

Dong Xuebing quickly thank him. “Thank you so much, Uncle Yang. I will treat you to dinner when I am back.”

“We are a family. What’s there to thank?” Yang Zhaode replied. “You are my son now, and your problem is my problem.” Dong Xuebing did not know how much effort Yang Zhaode put in to get this transfer. He had used lots of personal favors, but he did not tell Dong Xuebing about it.

Dong Xuebing is touched.

Son? Dong Xuebing’s heart suddenly beats faster.

After hanging up, Dong Xuebing thought for a while before calling Yang Zhaode’s niece, Su Jia. Old Yang had helped Dong Xuebing a lot, and he needs to do something. Furthermore, he owed Su Jia a favor. This time, Su Jia is coming to Beijing to seek favor from others, and Dong Xuebing should ask and see if he can help. Even if he cannot help, he can arrange lodging or play host for her, as he is considered a local.

But the line was engaged after calling twice. Dong Xuebing can only try again tomorrow.

Dong Xuebing looks at the clock in the living. It is almost 3 pm.

Dong Xuebing really wants to wake Xu Yan up to surprise her with her transfer news but did not disturb her rest. He got nothing to do and looks around for the TV remote to watch TV to past time. The remote is not on the coffee table or the TV console. He looks at the gap between the sofa’s cushions but could not find it. He saw a leather coat on the single-seat sofa beside and lifted it up to see if the remote is under it.

Ah… the remote is under the coat.

But the next moment, Dong Xuebing blushed.

Other than the remote, there are a few pieces of clothing under the coat. A pair of skinned colored stockings light purple bra and panties, and long johns set. These are all inner clothing, and Xu Yan should have taken them off this morning. Dong Xuebing had come suddenly, and she did not have time to keep it away. So, she covered it with her coat. Dong Xuebing’s heart was racing, and he reached for the TV remote. The remote is on that pair of purple panties, and his fingers touched the underwear accidentally. Xu Yan’s underwear is slightly damp, and she should have changed out of it after sweating from fever.

Damn!

Dong Xuebing took his hands off the remote as he is afraid Chief Xu will remember where she places the remote. If he takes it out from under the coat, that means Xu Yan will know he had seen and touched something he is not supposed to. It will be too embarrassing. He quickly placed the leather coat over the TV remote and tried to put it back into its last position.

Watch TV.

Dong Xuebing switches on the TV with its buttons and mutes it to prevent disturbing Xu Yan.

Ten minutes…

Half an hour…

One hour…

Dong Xuebing made a trip to the toilet and went to the bedroom to check on Xu Yan. He saw her sleep on her side under the blanket, and her forehead is covered with beads of sweat. He walked over and wiped off her sweat, and felt her forehead. Her fever is subsiding.

Dong Xuebing was relieved. Xu Yan should have caught a cold and is not very serious.

Dong Xuebing looks at Xu Yan’s body and saw her feet are sticking out from the blanket. He is afraid she would be cold and pulled the blanket over them. After that, he went to the kitchen to get ice and cold water in a washbasin before returning to the bedroom. He wet a face towel and placed it on her forehead.

Ten minutes later, the towel becomes warm.

Dong Xuebing rinsed it in the cold water basin and continued to place it on Xu Yan’s forehead.

One time… three times… five times…

More than an hour passes.

Dong Xuebing stood beside the bed looking at Xu Yan and noticed her face is not as pale as before. Her temperature should return to normal.

But after looking at Xu Yan for a while, Dong Xuebing slowly becomes attracted to her. Loose strands of her hair fell onto her face, and the blanket outlined her voluptuous body… He cursed and knocked his head with his fist. What am I thinking? Just a few days without touching a woman, I get dirty thoughts from looking at other women?

People’s ideas of beauty will change as they get older and have more life experiences.

In Junior High, Dong Xuebing felt the face will determine if one person is pretty or ugly. When he looks at women, he will look at their faces first. But as he was about to graduate from Junior High School, he started noticing women’s breasts. He felt women with pretty faces, and big breasts are beautiful. In Senior High School, he started to pay attention to women’s figures. Pretty women should have long legs, a slim waist, a perky butt, and a pretty face. But after he entered university, his definition of beauty changed again. He felt younger women, with a good figure, pretty faces, who can carry themselves well in front of others are beautiful. He had become pickier as he grows older.

His definition continued to change after completing his studies.

As Dong Xuebing interacts with more people at work, his perspective changed again.

Now, Dong Xuebing is almost 25 years old, but he suddenly realized he had returned to the basics again.

Age? Face? Attitude? Legs? Butt? Breasts?

Suddenly, Dong Xuebing felt all these are not so important anymore.

Dong Xuebing felt he can better appreciate a woman’s beauty now. So what if a woman is flat-chested? They can also be beautiful! Why do legs must be slim? Voluptuous women are attractive too! Butts must be perky to be attractive? But fat butts are also attractive! Younger women are more attractive with their cheerful and energetic attitudes? Older women are also attractive with their mature looks! Dong Xuebing looks at a small skin blemish on Xu Yan’s face and felt it is sexy!

Every woman is beautiful in their own ways.

I had really returned to basics!

But knowing how to appreciate a woman’s beauty doesn’t mean Dong Xuebing will do anything else. He only felt Chief Xu is beautiful and only dare to have dirty thoughts in his mind. But he dare not express or say anything. After all, Xu Yan is in her forties, and if she knows he felt she is beautiful and attractive, she will not dare to keep in touch with him in the future.

6 pm.

Dong Xuebing rinsed the towel for the umpteen when Xu Yan opened her eyes slowly to look at him.

“Huh? Did I wake you up?”

“No. I have woken up for a while but felt giddy.”

Dong Xuebing got a shock. Xu Yan had woke up for a while? Does she know I have been looking at her all this while?

Xu Yan reached over and pulled Dong Xuebing onto the bed. She patted his leg. “You are making me guilty. You had wiped my sweat and change towels for me the whole afternoon? Thank you. Haha… even my ex-husband and son do not treat me like this.”

Dong Xuebing laughed. “Isn’t this what I should do?”

Xu Yan placed her hand on Dong Xuebing’s knees. “My fever is gone, and I am feeling better. If it’s not for you, I might not recover until tomorrow.”

Xu Yan had perspired a lot, and Dong Xuebing could smell her sweat through a small opening of the blanket. It does not smell at all.

“Good. I will prepare dinner for us tonight.”

“Ok. Just use whatever ingredients you can find in the fridge. I also cannot remember what I have in the kitchen. A simple dinner will do.”

“Ok. I will see what is available.”

Xu Yan slowly sits up on the bed. “I should get a shower too. I am too sweaty.”

Dong Xuebing reached over to support her waist. His hand touched her waist, and it was damp.

“Don’t need to help me. I am covered in sweat.” Xu Yan pushed her blanket aside.

“It’s fine. Be careful.” Dong Xuebing bends over to put on the slippers on Xu Yan’s feet.

Ding Dong… Ding Dong… Ding Dong…

Suddenly, the doorbell rang!

Chapter 417 – It’s Confirmed

6.30 pm.

Xu Yan’s apartment bedroom.

Xu Yan picks up a piece of clothes and puts it over her shoulders after hearing the doorbell rang. She looked at her damp pajamas and turned to Dong Xuebing. “Xiao Dong, wait for me in the room, ok?”

“Ok. Wear another piece of clothing. Don’t catch a cold.”

Xu Yan nodded and closed the door behind her as she left the room.

Dong Xuebing knows Chief Xu doesn’t want others to know he is in her apartment. Her pajamas are wet with sweat, and others might get the wrong idea if they saw Dong Xuebing with her alone. Regardless of age, being alone with the opposite sex in an apartment is taboo in the government sector.

Dong Xuebing heard the main door opening.

“Oh, it’s Old Song. Did you just finish work?”

“I heard you were not feeling and dropped by to check on you. Are you feeling better?”

“I feel better now. Come in and have a sit.”

Dong Xuebing sat on the bed and listened to the conversation outside. The visitor is a middle-aged man from his voice and sounded quite familiar. He immediately recalls who this person is. Song Shoujie. He is the State Security Western District Branch’s Commission for Discipline Inspection Secretary, Xu Yan’s former classmates. They are close, and when he was working in the General Affairs Office, they had helped him a lot.

Song Shoujie asked. “Are you running a fever? Are you alone at home?”

“Yes. I just woke up, and my fever had subsided.”

Song Shoujie signed. “Xu Yan, you cannot carry on like this. You are so sick, and no one is looking after you. It’s about time to consider looking for a partner. We are not young anymore, and it will get worse when we get older. Although my daughter is useless, at least she is by my side. But you? Who is going to care for you when you are old? I know you don’t like to hear these, but I must still say it.”

Xu Yan shook her head. “I prefer to be alone, and how long more can I live? Just let nature take its course.”

Song Shoujie could tell Xu Yan is feeling down. He frowned. “Your transfer… is not successful?”

Xu Yan sighed. “It’s not that easy. Feng Zhou City is too complicated. Although I had gotten my connections to help me, many others have stronger connections than me. I know at least three people are eyeing this position, and all of them are more experienced and have strong backings. Anyway, I do not have high hopes for it to be successful. This transfer will be across provinces, and the position is two levels higher. By right, this position should be succeeded by at least a No.1 Deputy Chief. You should know what position I am in the Bureau. It is too difficult.”

Song Shoujie paused for a second and asked. “How about asking for a Deputy Chief’s position?”

“I had thought of this too. This will allow me to leave the Western District Branch, but Deputy Chief positions are not easy. On the contrary, a Deputy Political Committee Chief is easier.”

“Sigh…  why did things sour between you and Zhen Anguo?”

“It’s too late to say anything. He is the one who keeps finding trouble with me. If all else fails, I will just fight it out with him. I am also not a pushover!”

“You are still young, and it will be better for you to develop your career at the grassroots level. Don’t destroy your own career.”

“I had thought about this too. But if I take on a lower position like the Deputy Political Committee Chief… sigh… that will be my position until I retire.”

Song Shoujie kept quiet. If it is not a position with powers, Xu Yan might remain in the Western District Branch. The State Security’s system is about the same as the Public Security. A Deputy Bureau Chief and a Deputy Political Committee Chief might be of the same rank, but the authority level is different.

Xu Yan is unhappy when he mentioned this. It’s just like what she told Dong Xuebing about her work at the Bureau. Chief Zhen had been suppressing her, and her subordinates are not listening to her orders. Basically, all her powers had been removed, and some subordinates even dare to defy her. She had fallen sick this time because her son had not visited her for almost two months, and her troubles at work.

Song Shoujie knows it is tough for Xu Yan but doesn’t know how to help her.

After chatting for a while, Song Shoujie said. “Come over to my place for dinner. I will ask my wife to prepare your share.”

“No thanks. I want to sleep a little longer. You should go home early too.”

“Alright. Just give me a call if you need anything. If you are not getting better, go visit the doctor at the hospital.” A few minutes later, Song Shoujie left.

Xu Yan sighed to herself and closed the door.

The bedroom door opened, and Dong Xuebing walks out. He had heard everything and felt he must do something to cheer his former Leader up. “Haha… Leader, I didn’t have the chance to tell you earlier. Err… I have a piece of bad news for you. Can I tell you now?” He joked.

Xu Yan laughed. “I have enough of bad news recently and is used to it. Just tell me.”

Dong Xuebing cleared his throat. “You might need to leave Beijing soon, and it will be inconvenient for you to meet your family.”

“Huh?” Xu Yan paused for a while, and before she can ask, her phone rang. “Please wait for a minute. I need to answer this call.”

An Old Man said over the phone. “Haha… Yan Zi… Why did you not tell me that you are leaving?”

Xu Yan is confused. “Second Uncle, who is leaving?”

Xu Yan’s Second Uncle laughed. “Are you still trying to keep it from me? Huh? Although I am retired for a few years, I still have many friends. I know about your transfer, and remember to take care of your health with you are there. Come back and visit me when you are free.”

Xu Yan took a deep breath. “I am going to be transferred?! Where did you hear about this from?”

Xu Yan’s Second Uncle paused for a second. “… you don’t know about this?”

Xu Yan asked her Uncle back. “I have not heard about this. Are you sure about this?”

“Then it’s weird. You don’t even know who you asked, and no one told you about this?” Xu Yan’s Second Uncle laughed. “You are so lucky. Your transfer is confirmed, and you will be Fen Zhou City’s State Security Bureau’s Chief. This position is two levels higher, and it is also a cross-provincial transfer. Such transfer is rare within the State Security, and you are going to be promoted to Director rank.”

Xu Yan took a deep breath. “Are you sure? I really don’t know anything about this!”

Xu Yan’s Second Uncle replied. “Yes. It is confirmed, and the transfer order should be out this week or next week. You don’t even know who had helped you get this transfer? I heard Fen Zhou City Government had asked for you only. Because of the previous State Security Bureau’s Chief incident, the Provincial State Security Bureau and the higher-ups need to consider the local authority’s suggestion. That’s why they gave in to their request. If not, the Provincial Bureau would have appointed one of their men over. Haha… but you snatched this position away from them…”

Xu Yan still could not believe this is happening. She had tried asking for a transfer several times, but it was unsuccessful. How come it is successful this time?

The local Government had requested for her?!

Xu Yan wondered who is so influential to do this.

“Yan Zi, you better find out who had helped you and thank that person properly. It should not be easy for that person to help you get this transfer. You ah… are too lucky.”

After hanging up, Xu Yan put her phone on the table in a daze and looked at Dong Xuebing excitedly. She didn’t know anyone within Fen Zhou City Government and had only asked Dong Xuebing sometime ago. That’s why she did not expect too much. But now, other than Dong Xuebing, she could not think of anyone who can help her get this transfer.

Dong Xuebing laughed. “Leader, congratulations.”

“Are you the one who gets someone to help me?”

“Yes. I had just helped you ask around, and it is Minister Yang who had helped you. Err… I am also not that powerful to get him to help. It is my mother.”

After getting a firm answer, Xu Yan did not hold back her excitement. “Xiao Dong, I really don’t know how to express my joy now. This is a great surprise!” Many people’s careers are stuck at the Deputy Director rank. She had never expected this transfer to be successful. Now, she will head Fen Zhou City’s State Security Bureau, and it will solve her current work issues. This is also an important step in her career!

Xu Yan could not remain calm anymore. She held Dong Xuebing’s right hand tightly. “Thank you. Thank you so much.”

Dong Xuebing laughed as he saw his former Leader so happy. “Don’t mention it. Just take care of me if I get into trouble when you are in our city.”

Xu Yan is really excited and did not hide her emotions in front of Dong Xuebing. After all, he is not considered an outsider to her. She lifted Dong Xuebing’s hand and kissed the back of it lightly.

Dong Xuebing immediately blushed. It felt soft and ticklish.

Damn! Are you trying to kill me? Why are you kissing my hand?!

Xu Yan laughed and let go of Dong Xuebing’s hand. “I am too excited. Haha… Did I scare you?”

“Err… no…”

After a while, Xu Yan calmed down and patted the back of Dong Xuebing’s hand, and wiped away the lipstick stains on it. “Sit here. Let me show you your former Leader’s cooking skills. This is to reward you.”

Dong Xuebing quickly stood up. “No… you are still not feeling well.”

Xu Yan laughed. “I have recovered after hearing this piece of good news.”

Dong Xuebing could not stop her and could only wait.

Chapter 418 – Su Jia seeking favors from others

The next morning.

Heping North Road. Dong Xuebing’s apartment.

After getting up, Dong Xuebing went downstairs to buy Soybean milk and dough sticks for breakfast.

Dong Xuebing left Xu Yan’s place at around 8pm, as she is too enthusiastic. She cooked six to seven dishes and even took out a bottle of Chivas. State Security has strict regulations on drinking, and she did not drink when they chatted. He only managed to leave as it was getting late.

Xu Yan’s transfer, Madam Han’s banquet… Dong Xuebing had settled all his tasks in Beijing.

After breakfast, Dong Xuebing crossed his legs and watched TV on his sofa.

Home is still the best.

It’s been a while since Dong Xuebing felt so relaxed.

One hour…

Two hours…

Dong Xuebing suddenly remember Sister Su had come to Beijing yesterday, and he had wanted to host her. He quickly picked up his phone and called her. This time, the line got through, but there are static noises. The signal is not very good.

“Hello, Sis? Where are you?”

“… hello?”

“I’m Dong Xuebing. Can you hear me?”

“Yes.” Su Jia laughed. “The signal is bad. I am in Beijing to attend to some matters.”

“I am also in Beijing. It’s almost lunchtime. Let me treat you to lunch as I still have not thanked you for your help previously.”

“You are also in Beijing? Haha… Don’t mention that. I am your Sister, and I should help.”

Dong Xuebing laughed. “My house is in Beijing, and I should play host when you are here.”

There is a long pause. “Alright. I am at Xing Fu Road and don’t know which district is it. Is it far from where you are? Beijing is too big, and it’s easy to get lost here.”

“I know where you are and will call you when I reach.”

“Alright. Be careful on the roads and don’t drive too fast.”

After hanging up, Dong Xuebing changed and drove over.

…….

Western District Beijing. Xing Fu Road.

This place is along the road with Xin Hua News Agency.

Two women stepped out of a hotel and stood at the entrance. Su Jia is wearing a professional-looking suit with padded shoulders, and her chest looks bigger. The weather is warmer now, and she is wearing a pair of black stockings and heels. Her long legs attracted many stares from young men walking past.

Zhou Xiaoru joked after Su Jia kept her phone. “What Brother and Sister? Who is that? How come I have not heard you mention you have a Brother?”

Su Jia tucked her fringe behind her ears. “It’s Chief Dong.”

Zhou Xiaoru was surprised. “Huh? When did Chief Xiao Dong become your Brother?”

“Haha… recently.”

“Bullshit. We had just arrived yesterday, and he calls you today. He also gave you a ring. What Brother? I think he should be your lover, right?”

Su Jia rolled her eyes. “Sister Zhou, how many times must I tell you that the ring is given to me by an elder family member? Haha… you are the one who gets excited whenever I mention Xuebing. Huh? Are you interested in him? Is your husband losing interest in you? Do you… want me to introduce Xuebing to you? Hehe… I will find an excuse to leave later and create some opportunities for you.”

“Stop your nonsenses!”

“But you are the one who started it first.”

Both women joked around for a while.

When Su Jia and Zhou Xiaoru returned from shopping, Dong Xuebing had arrived.

Dong Xuebing alighted from his car and noticed Su Jia is not alone. He smiled. “Sister Su, sorry to keep you waiting. This is?”

Su Jia introduced Zhou Xiaoru. “Zhou Xiaoru, Sister Zhou. She is also from our station’s News team.”

Dong Xuebing shook her hand. “Nice to meet you, Sister Zhou.”

“Nice to meet you, Chief Dong.” Zhou Xiaoru smiled. “I heard you are quite close with Xiao Jia. If our TV station’s news program wants to interview you in the future, you must not reject us. I could not even step into the Public Security Bureau to interview you previously and got a scolding from our Station Chief.”

“Haha… Sure… I will do my best to help you all.”

“That’s great.”

After chatting for a few minutes, they boarded Dong Xuebing’s car. “Where should we go for lunch? Sister Su, Sister Zhou, do you all have any place in mind?”

The ladies sat in the rear passenger seat, and Su Jia replied. “We are not familiar with this area. You can decide.”

“Alright.” Dong Xuebing is a proud person, and Yang Zhaode had just done him a huge favor. He must play a good host to Sister Su. He thought for a while and drove to a nice restaurant nearby. “How long will you all be staying here? Have you all find a place to stay? Do you need my help?”

Su Jia stopped smiling and shook her head. “We will be returning if we can settle our matter today.”

Zhou Xiaoru replied. “I am also starting to miss home. Haha… Beijing is a nice place, but I realized it is hard to do anything here.”

Su Jia also sighs. “I also thought it will be easy. It is really difficult to get anything done here.”

Su Jia and Zhou Xiaoru sounded dejected. Su Jia has a relative in the Fen Zhou City Party Committee, and everything can be settled with just a phone call there. Zhou Xiaoru also knows Su Jia has backings in the City and thought everything should be fine when they come to Beijing. Su Jia had also contacted her connections for help. But after treating dinner, giving gifts, and spending money, there was still no news yet.

It was at this time Su Jia realized her status is useless in Beijing.

Dong Xuebing was about to ask Su Jia what the matter was about when her phone rang.

Ring… ring… Su Jia quickly picks up her phone. “Hello, Brother Lei… I’m Xiao Su… Yes… the favor I ask you… ah? There are no more spots? This… Didn’t you say there is one more spot yesterday? No more?” Su Jia’s face changed, and she sighed. “Err… it’s fine… Thank you… ok… Bye…”

Zhou Xiaoru asked. “It failed?”

Su Jia nodded. “There are no more spots. All the spots have been taken up.”

Su Jia had known this Brother Lei through his father’s connection and is not familiar with him. She only heard that he has some connections in Beijing. Yesterday, Su Jia and Zhou Xiaoru had treated him to dinner and gave him alcohol and cigarettes. But he just called up to tell her that there’s no more spot. He is too unreliable.

Dong Xuebing slowed down and asked. “What is going on?”

Su Jia had lost hope and replied helplessly. “It is the internship exchange program at Xin Hua News Agency. I thought I can go over to Xin Hua News Agency to get some experience.”

Dong Xuebing replied. “Oh, is it the exchange program announced two days ago? You all are here for this?”

Su Jia was surprised. “You have also heard about it? Yes, we are here for this matter.”

Dong Xuebing had heard about this, and it was Xie Jing who told him about it. It is her HR department who is in charge of organizing it. “You all want to join this program? Sister Zhou is an editor behind the scenes and is suitable for this program. But you are a host. What’s the point for you to intern at Xin Hua News Agency? Will it be useful?” Xie Jing had not told him about the details. Still, Dong Xuebing’s first thought is that a News Agency and local TV station are different despite both media.

Su Jia looks at Dong Xuebing. “Xin Hua News Agency is not only a newspaper agency. They also have hosts. For example, the CGTN and other overseas English programs are from them. I have been working hard towards this direction, and I had majored in a foreign language during my university. Although I will not get to host if I can enter this program, I can learn from the backend. I will get experiences, and it will be recorded in my records. With the experiences, I will be years ahead of my peers and be good for my future career. Maybe if I perform well, I might get hired by them too.”

Dong Xuebing nodded. “Oh, I see.”

Zhou Xiaoru smiled wearily. “But after we arrived, we heard there is only around a dozen places for this program, and most of it is taken up.”

Su Jia corrected her. “It’s not most of it. All the spots have been reserved.”

Zhou Xiaoru and Su Jia know this is a wasted trip. It’s their fault for not checking before coming. This exchange program is a rare opportunity for everyone working in the media industry. How can she get a spot by treating a dinner and giving some gifts? It might be possible if there are over a hundred vacancies. But if there are only around ten to twenty spots, it will not be their turn.

The restaurant.

Dong Xuebing parked his car. “Let’s have lunch first.”

Dong Xuebing doesn’t dare make any promises as he knows this matter cannot be solved so easily. If not, Xie Jing would not move out of her quarters because of this exchange program. Also, Su Jia had said that all the spots have been taken up, and he doesn’t know if Xie Jing can do anything to help. But he will still try to ask for her. After entering the restaurant, Dong Xuebing called Xie Jing, hoping to ask her about it. But she might be in a meeting, and her phone is off.

Never mind. I will drop by Xie Jing’s office later.

Chapter 419 – Seeking favors

After lunch.

At the entrance of the restaurant.

Su Jia rubbed her tummy and laughed. “I am stuffed. The food here is more delicious than our County.”

Zhou Xiaoru is also very full. “Thank you, Chief Dong, for the meal. It’s been a while since I ate so much. Xiao Jia, what time are we going back?”

Su Jia looks at her watch. She decides to return soon since she cannot get the spot.

Dong Xuebing said. “Let’s go to a place first. Come in.”

Su Jia and Zhou Xiaoru did not ask anything and boarded the Mercedes.

At this time, Dong Xuebing’s phone rang. It’s his mother, Luan Xiaoping. Luan Xiaoping said softly. “Xiao Jia had called your Uncle Yang earlier, and it seems she had failed. Are you with Xiao Jia now? You know lots of people in Beijing, right? Can you see if you can help with your connections? Your Uncle Yang had put in tremendous efforts to help you get the State Security Bureau Chief position. You should return the favor by helping Xiao Jia. Even if you failed in the end, but at least they know you had tried. Do you understand?”

Dong Xuebing smiled. “Yes, Mum. I will do my best.”

After hanging up, Dong Xuebing drove to Xin Hua Agency. He looked at the six stories office building and alighted.

Su Jia was stunned. “Xin Hua News Agency? Xuebing, why are we here?”

Dong Xuebing replied. “Let me see if I can help you all enter the exchange program.”

Zhou Xiaoru was surprised. She did not expect Dong Xuebing to have connections in Beijing. But there are no more spots available for the program, and what else can he do?

The guard stopped them at the entrance. “Who are you all looking for?”

Dong Xuebing replied. “Xie Jing from Human Resource Department. I have an appointment with her.” He lied. Xie Jing had switched off her phone, and he had to come over to try his luck.

The guard looked at them and made a call. He told Dong Xuebing Section Chief Xie’s office is located on the fourth floor in the second building politely.

Dong Xuebing brought Su Jia and Zhou Xiaoru into the compound, towards an office building. They went up to the fourth floor and got to an office after asking around. Knock… knock… Su Jia and Zhou Xiaoru looked at each other and did not say anything.

“Come in.” A woman said from inside the office.

Dong Xuebing opened the door and saw Xie Jing, in a lady’s suit, sitting behind her desk reading some documents. Her dressing and the way she carries herself are similar to Xie Huilan. Dong Xuebing knows she was influenced by Xie Huilan since young, and most younger siblings will try to imitate and look up to their older siblings.

Xie Jing smiled when she saw Dong Xuebing. “Brother Dong, why are you here?”

Dong Xuebing replied helplessly. “I was forced to come. Your phone is off, and I cannot reach you.”

Xie Jing took out her phone and replied apologetically. “I forgot to switch on my phone after this morning’s meeting. Oh, who are these?” She stood up to pour Dong Xuebing a cup of water.

Dong Xuebing did not beat around the bush. “They are my Sisters, and they are working in our County’s TV station. Do you still remember the exchange program you told me about a few days ago? Don’t smile like this. I know you are in charge of this program. Can you reserve two spots for my Sister Su and Sister Zhou?”

Xie Jing rubbed her temples. “The final spot had been finalized this morning. You should have told me earlier. It’s been a few days…”

Su Jia and Zhou Xiaoru were not surprised and knew it will not be easy to succeed.

Dong Xuebing refused to accept it. He sat down. “Then add two more spots. It’s not easy to organize an exchange program, and twenty places are not enough. Xiao Jing, you must help me with this favor.”

Xie Jing did not reply and asked Su Jia and Zhou Xiaoru to sit down. After that, she went back to sit behind her desk and rubbed her temples with her knuckles. This is too hard. If it is someone else, Xie Jing will reject directly as all the slots had been taken up. But it’s Dong Xuebing who is asking, and she cannot refuse him. After thinking for about a minute, she picks up the phone on the desk. “Let me ask for you.”

Su Jia and Zhou Xiaoru were stunned when they heard Xie Jing.

Xie Jing’s office door did not state her position, and they don’t know her rank.

“Hello, Chief Sun. Can you add two more spots for the exchange program? … Yes… it is for two of my friends… I am not trying to put you in a difficult spot… Yes… I know it’s been finalized… but… that’s right… there will be no changes to the people on the list, and just add two more spots… Yes… yes… it’s hard to coordinate with the departments, and you want me to speak to them? Ok… sure… Haha… Thank you…” After speaking to Chief Sun, she made another two more calls.

About seven to eight minutes later.

Xie Jing put down the phone and smiled. “Alright. It’s settled. The agency will add in two additional slots now. Brother Dong, it’s only two more and nothing else.”

Dong Xuebing felt proud. “Thanks, Xiao Jing. I will treat you to dinner another day.”

Xie Jing laughed. “What’s there to thank, and how can I reject you?”

Su Jia and Zhou Xiaoru took in a deep breath when they heard it’s been settled. They quickly stood up to thank Xie Jing. This is a big issue, and they had never expected her to settle it with just a few phone calls. She must be holding on to a high rank within the agency and has strong connections.

Xie Jing waved her hand and took out two documents from a drawer to fill up their particulars. This is only a simple document, and the official exchange program document will be sent to their workplace.

About half an hour later, Dong Xuebing left with Su Jia and Zhou Xiaoru.

In the car, Zhou Xiaoru asked excitedly. “Xuebing, I will call you Xuebing like Xiao Jia… Thank you very much.” Adding two more slots after all the spots had been taken up is harder than changing the list’s people.

Su Jia looked at Dong Xuebing from top to toe and laughed. “If I know you have such strong connections in Beijing, I would not look for that Brother Lei. Oh, you still treat us to lunch this afternoon. Let Sister Zhou and I treat you to dinner tonight. You had done us a great favor.”

Dong Xuebing shook his head. “Don’t mention it.”

Su Jia had heard that Dong Xuebing has no backings and maybe only knows a few people in Yan Tai County. But now, she realized that he is influential in Beijing too.

Su Jia felt it’s too weird…

Chapter 420 – Someone is harassing Madam Han?

Wednesday morning.

It’s a cloudy day with a slight overcast.

Dong Xuebing received a call from Madam Han asking him to go to the City Party Committee Family Members Quarters.

Madam Han is dressed in sports attire today and did not put on any makeup. Her hair is pinned up, and she looks different from her usual self. When Dong Xuebing entered the mansion, Madam Han smiled and asked him to sit on the sofa. “Your Second Uncle, Guojian, had asked his connections to suppress the National Treasure fiasco. Now, they are negotiating the exchange of relics between the Museums, but it will not be reported in the media. You… can return back to the County anytime you want. Everything should be fine.”

Dong Xuebing poured a cup of tea for Madam Han. “Thank you, Auntie. Since everything is settled, I will go back soon.”

Han Jing patted the back of Dong Xuebing’s hand and smiled gently. “Let’s talk about that in the evening. Give me your car keys.”

“Huh? Keys?” Dong Xuebing took out his Mercedes MPV keys from his pocket and gave them to him.

“I will get someone to change your registration plate.” Madam Han took the keys and continued. “You will need to return to Beijing often in the future, and your Province’s registration plate will be inconvenient due to the many restrictions. I had made a call yesterday to get you a new plate. Beijing 9999. Haha… I will get someone to drive your car away, and it should be ready in the afternoon.” Madam Han made a call to someone to come and get the car.

Dong Xuebing is overjoyed and quickly thank Madam Han. A 9999 numberplate?! This is a special plate!

In Beijing, people must draw lots to get number plates, and such number plates are no longer available. You cannot get it even if you are willing to spend money.

Madam Han looks at her watch and smile. “Your Uncle has a meeting today and will not be coming back for dinner. Xiao Bing, accompany me to the gym today.”

Dong Xuebing finally understood why Han Jing is wearing sports attire today. “Ah… you had just recovered. Shouldn’t you…”

“Exercise is good for health. Haha… my doctor also advised me to exercise more. It’s fine.”

Dong Xuebing did not continue as he saw Madam Han looks healthy.

Outside of the mansion, an Audi is waiting, and the driver, in his thirties, opened the door for Madam Han. Dong Xuebing can tell this person is not only a driver. He seems to be trained in martial arts from his physique and should be from the Central Police Bureau. He was about to board the front passenger seat when Madam Han asked him to sit with her in the rear seats.

The driver asked emotionlessly. “Madam, are you going to Yuan Yue?”

Han Jing shook her head. “There are too many acquaintances there. I want to relax today. Let’s go somewhere with lesser people.”

About half an hour later, the Audi stopped in front of a clubhouse.

Dong Xuebing thought they would be going to a gym, but they went to a nicely renovated recreation club. The club has ten floors and is majestic looking. As they entered the building, the lobby is spacious. There are restaurants, bowling alleys, tennis courts, billiard saloons, a spa, and a gym. The top floor is a ballroom.

Madam Han seldom comes here and is not a member. Dong Xuebing quickly went up to the counter to register for them. This place is not only restricted to members, and they serve non-members too. But non-members have no access to some of its facilities.

After settling the registration, Dong Xuebing and Madam Han entered the lift.

“Which floor are we going to?” Madam Han smiled. “Do you want to play a game of tennis?”

Dong Xuebing jumped and quickly rejected. “No… tennis is a strenuous sport. How am I going to answer to Uncle if anything happens to you?”

Madam Han laughed. “I’m joking… Hahaha… I am old now and cannot move like when I was young.”

Dong Xuebing was relieved. “How about we go to the gym?”

“Ok. That’s on the second floor. Let’s go.”

Dong Xuebing pressed the button, and the lift’s door slowly close.

Before the door closes fully, Dong Xuebing noticed a group of people entering through the main door. One of them is China’s top Snooker player, Liu Cheng, in his thirties. The man beside him is Da Feng County’s Investment Promotions Agency Chief, Pang Zhou.

One second later, Pang Zhou and Dong Xuebing’s eyes met.

Pang Zhou was slightly surprised and smiled.

Liu Cheng and the rest looked towards the lifts, but the door had closed.

First floor…

Second floor…

Dong Xuebing frowned as he walks out with Madam Han. Why is Pang Zhou here? When Dong Xuebing went to Feng Zhou City for the meeting, he heard that Liu Cheng had signed a letter of investment intent with Pang Zhou, and they have not signed the official contract then. Pang Zhou should be here to follow up on this investment, and it seems he is close with Liu Cheng. Liu Cheng had won lots of cash prizes from snooker competitions, and his family is wealthy. This investment should be a big amount.

When Dong Xuebing thought about this, he becomes angry.

Da Feng County’s economic status is much higher than Yan Tai County, and their annual investments are several times higher. Many times, they are not bothered with projects that are worth over 10 million. Their Investment Promotion Agency had been doing well. Still, because Liang Zeyuan did not invest in the meat processing factory, Pang Zhou sent Xin Hua News Agency’s reporters to create trouble in Yan Tai County. If it was not for Xie Jing, who knows what are trouble they will face? This is too much, and Dong Xuebing remembers it.

Why should all investors invest in your Da Feng County? Why can’t they invest in Yan Tai County? What has it got to do with you all?!

Dong Xuebing really detests Pang Zhou.

If Dong Xuebing had used dirty tricks to get Liang Zeyuan to invest in Yan Tai County, he would not say anything. But he and his agency had won Liang Zeyuan’s investment fairly, and he had not even signed the letter of investment intentions with Da Feng County. Dong Xuebing had not gone to Da Feng County to snatch investors, and everything is legal. You all are the ones who did not do a proper job and still tried to use dirty tricks to try to sabotage us?! This is too petty!

At the lobby.

Pang Zhou narrowed his eyes as he saw the lift stopped on the second floor. “Such a coincidence. I saw someone familiar.”

“Huh? Those two people in the lift?” Liu Cheng looks at him.

Pang Zhou smiled and nodded. “He is Yan Tai County’s Investment Promotion Agency Chief, Dong Xuebing. I heard he is only 24 years old only.”

Liu Cheng knew both Counties’ Investment Promotion Agencies are on bad terms and laughed. “He looks like a kid. How did he become a Section Chief at his age?”

“I heard he had saved his County Mayor’s life.” Pang Zhou replied.

“Oh… no wonder.” A young man snickered. “He had found a strong backing.”

The rest of the group are all young and like to compare themselves with others. They are snooker players, and when they see a Section Chief younger than them, they are unhappy.

Pang Zhou looked at Liu Cheng and said to himself. “Is the woman beside Dong Xuebing his mother? She looks pretty, and I heard she is teaching in a middle school. Her husband had passed away a few years ago.” He had checked on Dong Xuebing’s background.

Liu Cheng heard that and asked. “How old is she? She looks like she is in her early forties.”

Pang Zhou laughed. “I don’t know how old she is, but she had maintained her looks well.”

Liu Cheng looked at the closed elevator door and kept quiet.

Pang Zhou smiled and knew his words had reached Liu Cheng. He had heard rumors that Liu Cheng is not interested in women younger than him. He is more interested in mature women, especially those divorcees or widows in their forties. The last time when Liu Cheng finished a business meeting with Pang Zhou in Da Feng County, he saw Liu Cheng teaching a middle-aged lady how to play snooker, and they even exchanged numbers.

Pang Zhou is good at instigating and likes to watch his opponents quietly from a distance. For example, he will make us of others to target the investors and his political enemies. He enjoys being in control while hiding behind the curtains.

…….

Second floor.

Gym.

Dong Xuebing did not wander far from Han Jing and stayed beside her to protect her. Han Jing is jogging on the treadmill with a smile. After ten minutes, she started sweating.

After a while more, Madam Han stepped off the treadmill, panting. “I can’t jog anymore… haha… I’m old already. How many minutes was it?”

Dong Xuebing started bootlicking. “You are doing great. I can only run for five minutes.”

Han Jing laughed. “You ah… stop lying. Do you think I don’t know that you challenged all of Seoul’s Taekwondo schools by yourself?”

Dong Xuebing replied. “That is brute strength. My stamina is really not as good as you.”

“Stop flattering me. Haha…” Han Jing picked up a towel to wipe her sweat and sat in the rest area.

“Let me grab a drink for you. What would you like?”

“Mineral water will do. Thanks.”

There are two water dispensers in the corner of the gym, and there was a queue. Dong Xuebing had to wait for a while before it was his turn. He took a paper cup and mixed hot water with cold water before returning. Suddenly, Dong Xuebing saw a man sitting beside Madam Han. It’s Liu Cheng!

Chapter 421 – Beat him up!

Gym.

Rest area.

Liu Cheng sat beside Madam Han on a long bench to chat with her with a smile.

Dong Xuebing is a firm believer of birds of the same feathers flocks together. He does not have a good impression of Liu Cheng, who is close with Pang Zhou. He looked around and did not see Pang Zhou and the other youngsters who were in their group. From Madam Han’s expressions, she seems to know Liu Cheng. Maybe she had seen his match on TV before.

They know each other?

Dong Xuebing walks closer to listen to their conversations.

Liu Cheng said. “Big Sis, you should avoid excising on treadmills. It’s too strenuous for you. How about we go upstairs for a game of Snooker?”

Madam Han smiled faintly. “It’s just for exercising, and I also don’t know how to play snooker.”

“It’s alright. I can teach you.” Liu Cheng smiled. “Snooker is easy, and you can master it in no time.”

Han Jing waved her hand. “No. I am already in my fifties, and is not suitable to play a youngsters’ sports like Snooker.”

Liu Cheng exclaimed. “You are in your fifties? You look like you are in your early forties. It’s rare to see anyone who can maintain her looks like you.”

Dong Xuebing almost exploded. He realized Liu Cheng does not know Madam Han, or else he would not have said that. Madam Han doesn’t look like she is in her fifties and is still attractive. But who are you to say this? This is too much! How dare you offer to teach Madam Han to play Snooker and flirt with her?! Damn! Are you trying to court her?! You are too bold! Even if Han Jing is not the Politburo Member’s wife, she is still Dong Xuebing’s future mother-in-law! She is not someone you can fool around!

Pang Zhou stepped out behind a corner from the other side of the gym and snickered.

After seeing Liu Cheng has evil intentions, Dong Xuebing cannot pretend not to see or hear anything. He walks over quickly.

Madam Han saw Dong Xuebing and waved to him. “Xiao Bing. Let me introduce myself. This is our National Snooker Player, Liu Cheng. Have you watched his competitions?”

Liu Cheng turned to Dong Xuebing and nodded.

But Dong Xuebing did not give Liu Cheng any ‘face.’ “Snooker? No.”

Han Jing is amused.

Liu Cheng is a late bloomer and entered international competitions in his mid-thirties. He does not like people who become successful at a young age. For example, Dong Xuebing, who had become the Investment Promotion Agency’s Chief. His brows twitched, but he did not say anything. He smiled at Madam Han. “Big Sis, let go over to the billiard hall. My friends are over there, and we will have a friendly match later. Haha… I am inviting you to watch the match.”

Han Jing waved her hand. “You all can go ahead. I am not interested.”

Liu Cheng insisted. “Big Sis, it’s just for a while. The billiard hall is on level 3. Let’s go.”

Han Jing is getting impatient, but she did not show it. She still smiles gracefully and shakes her head.

Han Jing’s bodyguard had been watching them all this while. He frowned but did not go over to chase Liu Cheng away as she did not say anything.

But Dong Xuebing could not hold back his anger anymore. “F**k you! I am giving you three seconds to get lost now!”

Dong Xuebing is loud and attracted everyone in the gym. Some of them recognized Liu Cheng, as he had often appeared on the TV recently.

Liu Cheng is mad after Dong Xuebing raised his voice.

Pang Zhou, who was some distance away, frowned. He did not expect Dong Xuebing to start scolding Liu Cheng suddenly.

“Xiao Bing.” Madam Han gave Dong Xuebing a stare. “Control your temper.”

Dong Xuebing knows Madam Han is not mad with him for losing his temper. Because of her status, she cannot fall out with Liu Cheng in public, and she needs Dong Xuebing to settle this.

Liu Cheng had been competing internationally and is an investor recently. That’s why he is not afraid of Dong Xuebing, an Agency Chief from a small county. He looked at Dong Xuebing coldly and shouted. “Am I talking to you?! Who are you to meddle?!” He knows he could not get this middle-aged woman and does not mind falling out with Dong Xuebing.

Madam Han narrowed her eyes and looks at Liu Cheng.

Damn! You still dare to scold me? Dong Xuebing returned with a cold smile. “Who do you think you are?! Just because you played a few international matches, and you think you are great?! I will count to three, and if you still don’t get lost, don’t blame me!” Madam Han is looking at them, and Dong Xuebing does not want to beat him up unless necessary. He put out three fingers. “… three… two… one…” When he counted to one, Liu Cheng moved.

Liu Cheng has a bad temper, and he swung his arm at Dong Xuebing’s arms. “F**k off! Don’t point your fingers at me.”

Dong Xuebing was still holding on to a paper cup, and Liu Cheng flicked the cup away from his hand, and Madam Han was splashed!

Han Jing’s face changed, and the bodyguard rushed over.

Dong Xuebing was in a daze for a second after Madam Han was splashed, and he exploded. He kicked out furiously, but Liu Cheng dodged his kick and sneered. He returned a punch to Dong Xuebing’s face. Dong Xuebing did not dodge and used his fist to meet Liu Cheng’s punch. Bam! The two fists met, and Liu Cheng took a step back in pain!

Dong Xuebing stepped forward and kicked Liu Cheng on his kneecap!

Bam! Liu Cheng fell to the ground, wincing in pain!

If the water is splashed onto Dong Xuebing, he might not be so mad. But now, Madam Han was splashed, and Dong Xuebing cannot hold back anymore. He raised his leg and stomped on Liu Cheng!

*Crack!

“Arghhh!” Liu Cheng’s knee is almost shattered.

Dong Xuebing did not stop. He moved a step forward and kicked Liu Cheng’s face. “F**k you!”

Liu Cheng’s face was cut on his lips and cheeks!

The bodyguard was surprised by Dong Xuebing’s ruthlessly and fast reaction. By the time he reached, Dong Xuebing had disabled Liu Cheng with two moves. He can only stand beside Madam Han to protect her.

Han Jing wiped the water on her clothes with a towel. “Xiao Bing, that’s enough.”

Dong Xuebing is not satisfied and stomps on Liu Cheng’s stomach twice. *Vomit. Liu Cheng rolled to his side and vomited on the floor. He was almost losing his consciousness from Dong Xuebing’s beating. Dong Xuebing did not hold back on someone like Liu Cheng. He needs to teach him a lesson for harassing and splashing water on Han Jing, or else Xie Huilan and Secretary Xie will not let him off.

Liu Cheng groaned in pain on the floor.

The gym’s staff came running in with a few security guards. “What happened? Who fought here?! Huh? Liu Cheng?”

Dong Xuebing is still angry. He looks at the person in charge of the gym. “Is this the way you run your business?! Ah?! How can you let someone like him enter?! I still have not settled the score with your clubhouse, and how dare you stare at me?!” He is still furious. Madam Han was splashed with water when he is standing beside her. What if she got a fright and have a heart attack?! How is he going to face Sister Xie in the future?

The security guards and other members were speechless. This person is overbearing. He had beaten up Liu Cheng and still dare to accuse others?

The guards were stunned by Dong Xuebing and dare not make any moves.

Madam Han waved her hand. “Xiao Bing, come back.”

Dong Xuebing heard it and walked back to Han Jing. “Sorry to frighten you. It’s all my fault.”

“I’m fine.” Han Jing looks at her bodyguard, and he took out his phone to make a call.

Madam Han wiped the water off her clothes. “I don’t feel like exercising anymore. Let’s go back.”

Her bodyguard did not leave. He whispered to Dong Xuebing to ask him to take care of Madam Han and stayed in the gym to settle this incident. Liu Cheng had suffered a fractured, and they cannot leave just like this. The person in charge of the gym saw someone had stayed behind and did not stop Dong Xuebing and Han Jing from leaving. They can tell this woman, and the young man is not ordinary people and don’t want to create more troubles. Also, he felt the woman familiar and seems to have seen her on TV before.

Everything is over.

Pang Zhou, who had been watching them, frowned and then smiled before leaving. It’s like all these have nothing to do with him. Anyway, Liu Cheng had already signed the contract with Da Feng County, and the money has been wired. The investment will not be affected as long as Liu Cheng is still alive.

Outside of the clubhouse.

Dong Xuebing was feeling apologetic in the car and kept asking Madam Han if she is fine.

Madam Han smiled and shook her head. “I am not that weak. How can such a small incident scare me? Haha…”

Dong Xuebing is relieved. “Luckily, you are fine. If not, I will never forgive myself. This Liu Cheng is a scumbag.”

Madam Han looked at Dong Xuebing and smiled. “You… are too ruthless.”

“I treated you as my mother and cannot control myself when something happens to you. Most of the time, I am not this rash.” Even Dong Xuebing doesn’t believe what he said. He had always been ruthless to his enemies.

Han Jing smiled gently and patted Dong Xuebing’s hand. “I also treated you as my son. Haha… oh, when Liu Cheng chatted with me, he thought I am a teacher. I remember your mother is a teacher, right? This is not as simple as it seems. Someone should be making use of him to create trouble.”

“Huh?”

What Madam Han said made Dong Xuebing’s face changed.

Someone is behind this?!

Chapter 422 – Are you treating me as your driver?

Next morning.

The dark clouds are gone, and it’s bright and sunny.

Dong Xuebing packed his stuff and left his apartment. He went downstairs and saw his Mercedes MPV with a new Beijing number plate, 9999, before boarding his car and drove out of his neighborhood. It’s time for him to return to Yan Tai County as he had finished all his errands in Beijing. When Dong Xuebing was out of the city area, he saw a signboard, Da Feng County’s Beijing offsite office, by the roadside.

Dong Xuebing slowed down, and his eyes turned cold.

He remembered what Madam Han said yesterday.

Someone is making use of Liu Cheng. Who is the one behind Liu Cheng? The first person that comes to Dong Xuebing’s mind is Pang Zhou!

At the clubhouse’s lobby, Pang Zhou had seen Madam Han and Dong Xuebing in the lift. He must have thought Madam Han is his mother and told Liu Cheng she is a teacher. It’s easy to guess what happened next. He must have instigated Liu Cheng to go after Dong Xuebing’s ‘mother,’ a widow.

Pang Zhou’s real target is not Madam Han, but Dong Xuebing’s mother!

F**k! This old bastard! This is too much!

This is not the first time Pang Zhou had created trouble for Dong Xuebing. A few days ago, he had instigated Xin Hua News Agency reporters to create trouble for Yan Tai County’s Investment Promotion Agency. That incident is similar to this incident. Pang Zhou is hiding behind the curtains instigating others. If it is not because Dong Xuebing knows people within Xin Hua News Agency, he might have been framed and doesn’t know Pang Zhou is the mastermind.

Damn! Pang Zhou!

You instigate others to go after my mother?! This is to embarrass me?!

Dong Xuebing’s face turned cold. He worked in the government sector for two years, and it’s rare to see someone as disgusting as Pang Zhou. Dong Xuebing had never offended him, but he kept finding trouble with him. He even wants to target his mother. How despicable is he to do such things?!

Suddenly, Da Feng County’s Beijing offsite office’s door opens, and a group of people walks out. One of them is Pang Zhou, and Dong Xuebing has not seen the rest.

Pang Zhou and a few staff are crowding beside a middle-aged man.

Dong Xuebing is driving slowly as he is thinking about Pang Zhou and is surprised to see him. Pang Zhou was still at the clubhouse with Liu Cheng. After Liu Cheng is hospitalized, he comes over to his County’s offsite office as if it has nothing to do with him. Dong Xuebing’s impression of Pang Zhou got worse. This person is not only petty and scheming, but he is also irresponsible!

Pang Zhou saw Dong Xuebing’s car. “Eh? Chief Dong!”

Dong Xuebing did not stop and continued moving forward.

But Pang Zhou quickly stepped onto the road and stop Dong Xuebing’s car.

Dong Xuebing stepped on the brakes and is furious. How dare he block my way?

Pang Zhou laughed. “Chief Dong, this direction… are you going back to the County? That’s great.” He spoke as if he doesn’t know what happened yesterday. “Mayor Li’s car had broken down, and his driver had just sent it to the workshop. Our Counties are next to each other, and it’s on the way. Let’s go back together.”

Dong Xuebing rolled down the windows and coldly replied. “I did not say I am returning to the County.”

Pang Zhou laughed. “Then just give Mayor Li a lift. Anyway, it’s not far from here, and the leader had lots of work waiting for him in the County. You can’t let him take a taxi, right?” before Dong Xuebing could reply, Pang Zhou turns to Mayor Li. “Mayor, this is Yan Tai County’s Investment Promotion Agency’s Chief Dong. He is returning to the County and can give you a lift.”

Mayor Li, who is at the entrance, nodded and said something to the people around him before walking over to Dong Xuebing’s car.

Pang Zhou opened the rear passenger door for Mayor Li to board and followed to sit beside him before closing the door.

Dong Xuebing is furious when these two people boarded his car without his permission. Did I allow you all to enter my car? Are you all treating me as your driver?

But it was Da Feng County’s Mayor, Li Feng, and even if he is not from Yan Tai County, he should have some connections in the City. Furthermore, Mayor Li held a higher rank, and Dong Xuebing did not chase him out after he boarded his car. If he does that, he will offend Li Feng greatly. He looks at the old bastard, Pang Zhou. If Dong Xuebing refuses to drive, Pang Zhou will instigate Li Feng to target him.

Damn!

Dong Xuebing decides he will settle the scores with Pang Zhou. His actions had crossed the line.

Old bastard! If I cannot remove you from your position, I will write my name backward in the future!

Dong Xuebing drove off towards the south.

Li Feng is much older than Xie Huilan, and their characters are poles apart. He is very serious and other than receiving two phone calls, he spoke about work with Pang Zhou. Dong Xuebing can tell Pang Zhou and Li Feng are not very close from their conversations. After driving for so long, Li Feng had not even thanked him and treated him as his driver. It’s as if it’s his duty and honor for him to drive Li Feng back.

These bastards!

Dong Xuebing is an Agency’s Chief, after all. Even if he is lower ranked than a County Mayor, should you thank me for giving you a lift because your car had broken down?! Do you think I owe you?

Dong Xuebing does not fear anyone and doesn’t care whether if you are the Mayor or not!

At around 9.30 am, Dong Xuebing entered Yan Tai County.

Pang Zhou, who was sitting at the back, looks in front. “Drive further towards the south and turn towards the west to Da Feng County Government Building.” Both Counties are next to each other, and further south of Yan Tai County is Da Feng County.

Dong Xuebing heard Pang Zhou’s orders and stepped on the brakes!

*Screeched! The Mercedes MPV stopped by the roadside!

Li Feng and Pang Zhou almost knocked their heads against the seats in front. Li Feng frowned and looks at Dong Xuebing.

Dong Xuebing has seen someone at the entrance of a hotel next to the road. He turned. “Sorry, Mayor Li. I just got my driving license and is a new driver. Oh, I have something urgent to attend to. I have an appointment with someone, and my leaders will give me a scolding if I am late. So, I can only send you all to here.” After that, Dong Xuebing alighted and walked towards the hotel, leaving Li Feng and Pang Zhou in the car.

“Mr. Peng!”

“Huh? Chief Dong?”

“Are you free? I would like to discuss something with you.”

“Sure. I had just sent off a friend. Let’s find someplace quiet to talk.”

The man standing outside of the hotel is Peng Kenong. He had signed the letter of investment intent for the Chicken Manure processing plant with Dong Xuebing and Lin Pingping. They will be signing the official contract soon. This investment is around 10 million RMB. It’s one of the first projects handled by Dong Xuebing after he was appointed.

“How’s Xiao Hu doing? Is he doing well in his studies?”

“Sigh… He only knows how to play PC games and is always in his class’s last few positions. He talked about you and wants me to invite you home to teach him how to play games. This kid is addicted. Online games are too harmful.” Peng Kenong saw Pang Zhou in Dong Xuebing’s car, as they had dinner together twice in the past. But since he decided to invest in Yan Tai County, he pretended not to see him.

In the car.

Li Feng’s face changed when he saw Dong Xuebing walks away, leaving them in the car. He did not expect a lowly Investment Promotion Agency Chief will dare to treat him this way. But he knows Dong Xuebing is not his subordinate and has no right to make him his driver. He did not say anything and alighted to find someone to send him back to Da Feng County.

Pang Zhou saw Li Feng’s face and said. “This Xiao Dong is too much. What can be more important than your work?” He started to sow discord.

Li Feng looked at Pang Zhou and frowned.

Pang Zhou knew what he said was too much, but he continued. “That person looks like Peng Kenong. We were still talking about his investment in our County the last time we met. How did Xiao Dong bring him over to Yan Tai County? This is too much! He had snatched a pork processing plant investment, which we had sealed the deal previously, and he is doing this again!” Pang Zhou is lying as Liang Zeyuan had not even signed the letter of investment intent with Da Feng County.

“… huh? Is this true?” Li Feng had heard about the pork processing plant. “Isn’t this investment been confirmed during the meeting?”

Pang Zhou nodded. “But Yan Tai County snatched the investment from us.”

Li Feng is concerned with Da Feng County’s Investment promotion and had mentioned it more than once during meetings. His face turned black when he heard this.

Pang Zhou knew he is successful. “Mayor, we…”

Li Feng looks at his watch. “Don’t call for a call. We will leave at night.”

Pang Zhou laughed in his heart as he knows Mayor Li has deep connections in the Provincial Government.

Chapter 423 – He is not here yet?

Morning 10 am.

Yan Tai County, Investment Promotion Agency.

Dong Xuebing did not talk to Peng Kenong for too long, as he had only used him as an excuse to stop the car. After Pang Zhou and Li Feng left, he stopped the discussion and returned to his car to drive to the Investment Promotion Agency. It’s office hours now, and there’s no one in the lobby. He saw everyone hard at work in the offices and is satisfied.

Chief Dong is back.

News spread very fast, and after a while, someone came knocking on Dong Xuebing’s door.

Knock… knock…

It’s the Office Director, Luo Haiting. She is wearing a sexy long dress and make-up, and her hair is pinned up with a brightly colored hair clip. She still likes to doll up for work. She might be in her forties, but she knows how to flaunt her attractiveness.

Dong Xuebing looked at Luo Haiting and smiled. “Director Luo, thanks for your hard work these few days. Did anything happen when I am not around?”

Luo Haiting smiled and replied. “Everything is normal, but without you around, we feel uneasy. Everyone is looking forward to you to be back.”

It still feels the best in my own territory.

Dong Xuebing laughed and felt his mood got better. “Something had happened at home, and it’s settled. But with you taking care of the Agency, I have nothing to worry about.”

Luo Haiting quickly said something modest and smiled.

Knock… knock… Guo Panwei knocks and entered. He did not care about Luo Haiting and started to flatter Dong Xuebing. Luo Haiting heard it and joined in. After a while, Business Section One Chief Lin Pingping and Business Section Two Chief Jiang Hailiang arrived. About two minutes later, Deputy Chief Sun Shuli and Lui Dafa also came to Dong Xuebing’s office.

All the leaders are here.

Dong Xuebing immediately calls for a meeting since everyone is here.

Guo Panwei, Luo Haiting, and the rest had called Dong Xuebing to report on their work these few days, and he knows what was going on within the Agency. Lin Pingping’s Section One had gotten another contract. Sun Shuli had also signed a deal. They are currently more than 50 million, and it is 10% of the 500 million RMB target. Peng Kenong will be signing the Chicken Manure processing plant contract this afternoon. It will add 10 million to their current results.

This is the power of bonuses and commission.

Dong Xuebing praised everyone, especially Lin Pingping. This woman is very capable, and most of the 50 million investments are from Business Section One.

The Agency has cars, money, and results now.

The Investment Promotion Agency is totally different from the past.

Dong Xuebing looks at his watch. “Alright. That’s about it. Is there anything else you all want to bring up?”

Luo Haiting suddenly said. “I didn’t have the chance to tell you earlier. Mayor Xie will be coming over for an inspection this afternoon. Secretary Hu had called to inform me this morning.”

Dong Xuebing nodded. “The County’s leaders know about our results, and this is their way of acknowledging our performance. Director Luo, we must prepare to welcome the leader. Oh, are we signing the contract with Mr. Peng this afternoon?”

Luo Haiting nodded. “Secretary Hu said that Mayor Xie will be attending the contract signing ceremony.”

Dong Xuebing replied. “Then we must make it grand. Get everyone to be ready and clean up the place.”

Luo Haiting had arranged for her men to get ready before Dong Xuebing said this. Leader inspection is an important event, and nothing must go wrong.

“If there’s nothing else, we shall dismiss this meeting.” Dong Xuebing looks at them.

Sun Shuli frowned and thought for a second before saying. “There’s one more thing. I heard those Xin Hua News Agency reporters are sent by Da Feng County’s Pang Zhou.”

Lin Pingping and Jiang Hailiang had also heard about this, and their faces changed.

Dong Xuebing looks at Luo Haiting.

Luo Haiting cleared her throat and did not say a word.

Dong Xuebing knew it must be Sister Luo who had leaked this information as he had gotten her to verify it. She is the only one who knows about this. He smiled and felt Sister Luo cannot keep any secrets. But he had also not told her any secrets, and this incident is also not a secret. “I had also heard about this, but it is not confirmed. Don’t spread this rumor.” As the Agency’s head, Dong Xuebing can only stop them and not join them talking about this.

Sun Shuli is direct. “I think it’s most likely to be him. That hooligan Wang Shaoyan was arrested by Public Security. I heard a Da Feng County Investment Promotion Agency had asked him to create trouble with us. That person also hinted to him that Xin Hua News Agency reporters will be around that day! All these are planned!”

Dong Xuebing frowned. “Is it true?”

Luo Haiting looks at Dong Xuebing. “I have also heard about this.”

Damn! No wonder Wang Shaoyan appeared just before the reporters arrive! All these are planned by that old bastard!

Sun Shuli is furious. “Chief, should we report this to the City? What’s the meaning of this? They are setting us up and framing us! I just don’t understand why are they doing this? We have not offended them, and how can they use these despicable tricks on us?! What are they trying to do?”

Lin Pingping frowned and added. “This is too much!”

Jiang Hailiang continued. “Is it because of Mr. Liang’s pork processing plant? I heard he had been in talks with Da Feng County before coming to us! But they have not even signed the letter of investment intent. It’s up to each other capability to get this investment. How can Da Feng County be so overbearing? They are making it as if we had snatched the investment from them!”

Jiang Hailiang and Lin Pingping are on bad terms, and Sun Shuli is unhappy with Dong Xuebing…

But when facing enemies, they are still united.

They have no choice but to be united. That incident had almost impacted them badly, and they were almost held responsible for it. That’s why when they know it was a setup, they are furious. Furthermore, Da Feng County Investment Promotion Agency and Yan Tai County Promotion Agency have been on bad terms for several years. Even Sun Shuli cannot take this lying down and wants to complain to the City Government! This too much!

Dong Xuebing did not give them any answers and asked them to return to work. But in his heart, he is fuming.

Pang Zhou!

I will settle all our scores when this is over!

One hour…

Two hours…

Three hours…

At around 2 pm, the Mayor’s convoy entered the Investment Promotion Agency’s compound.

Dong Xuebing did not get all the staff to welcome Xie Huilan and only waited for her with the leaders and a few staff in the compound.

The door opened. A pair of slim legs in black pants stepped out, and Xie Huilan’s pretty face appeared in front of everyone. Other than Xie Huilan and her secretary, Hu Silian, Deputy Mayor Zhao Xinglong, a Deputy Office Director from the County Government, and a few other staff had come along for this inspection. This is the first inspection after Lunar New Year, and they chose the Investment Promotion Agency. This shows how important investments are to Party Secretary Xiang and Mayor Xie.

Dong Xuebing quickly walks over. “Thank you for coming over to inspect our work.”

Xie Huilan smiles and looks at them. “I heard you all had done well and wants to come over to take a look. Haha… How was it? You all had changed your cars?” She saw a few Camry parked in the compound.

Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest are worried, as they had spent over a million RMB to buy cars.

Dong Xuebing laughed. “Yes. We had just changed it, but it is for work.

Xie Huilan nodded. “Investment Promotion Agency represents our County in front of investors. We must not be too extravagant, but must also not be too modest.” What she said had set the tone for today’s inspection. She is here to encourage and praise them.

Luo Haiting, Lin Pingping, and the rest were relieved when they heard that.

Dong Xuebing dares not to make eyes with Xie Huilan with so many people around. He obediently brought the leaders around the Agency and showed them their offices and even the cafeteria. Xie Huilan and Zhao Xinglong nodded with approvals and exchanged some views. They are still satisfied with the environment and attitudes of the staff.

The inspection lasted for about half an hour.

Suddenly, Hu Silian tapped Dong Xuebing’s back.

Dong Xuebing quickly asks Sun Shuli to accompany the leaders and walks over to Hu Silian. “Secretary Hu.”

They are very close, and Hu Silian did not hide anything from him. She whispered. “Mayor Xie still needs to inspect the Trade and Industry Bureau in the afternoon and must leave before 3.15 pm. Can we go ahead with the Chicken Manure Processing plant’s contract signing? I can tell Mayor Xie is looking forward to this as this is an environmental protection project. It is the first for our County. She wants to attend the contract signing ceremony, and the venue doesn’t need to be grand.”

Dong Xuebing replied. “I have made arrangements. Don’t worry.”

Suddenly, Lin Pingping walked over and whispered. “Chief, it’s already 2.30 pm, and Mr. Peng is not here yet. I also cannot reach him by phone.”

Dong Xuebing is stunned. He is not here yet?!

Chapter 424 – Furious!

Investment Promotion Agency.

Sun Shuli and Luo Haiting continued to accompany Xie Huilan, Zhao Xinglong, and the rest to tour the place.

Dong Xuebing looked at his watch and called Peng Kenong. But Peng Kenong did not answer. “What’s happening? I had just met him this morning and heard about the contract signing from him. What time did you tell him yesterday?”

Lin Pingping replied. “2.15 pm. He is late by 15 minutes.”

Dong Xuebing thought for a while. “Does Mr. Peng knows Mayor Xie is coming for an inspection?”

Hu Silian frowned and replied. “I had told Mr. Peng this morning, and he knows Mayor Xie will be hosting the contract signing ceremony. He still says he will get prepared and should not be late. Could something happen last minute? Why didn’t he call us? No matter what’s the emergency, he should not let the Leaders wait for him.” Party Secretary Xiang and Mayor Xie are very supportive of the Investment Promotion Agency, and Hu Silian had represented the Mayor to dine with the investors. She knows most investors are arrogant and likes to make ridiculous demand. She doesn’t like speaking to them, and even before they invest, they sound like everyone should give in to their demands.

“Maybe he is really caught up with something. Let me try calling him again.” Dong Xuebing started calling again.

First, try…

Second try…

Third tries…

It’s already 2.40 pm, but Peng Kenong is still not answering.

Dong Xuebing is getting impatient. “What the f**k is he doing?!”

A middle-aged man, carrying a camera, and two TV station staff came over and asked. “Secretary Hu, Chief Dong, should we go to the ceremony venue now? We need to set up the lighting and equipment first.” Mayor Xie is hosting this signing ceremony, and the media needs to report about it.

Hu Silian paused for a second and replied. “Wait for a while more.”

After the TV station staff walks away, Lin Pingping asked anxiously. “Chief… We…”

Dong Xuebing took a deep breath. “Get someone to look for him! Now!”

Lin Pingping immediately calls her people from her section to look for Peng Kenong

Dong Xuebing turned to Hu Silian. “Sister Hu, the investor is not here, and the contract signing ceremony… can you bring the leaders to walk around for a while more? Mr. Peng should not be purposely late. I think something has cropped up last minute, and he should be here by 3 pm.”

Hu Silian thought for a while and nodded. “We can only do this now. I will speak to them.”

Mayor Xie and Deputy Mayor Zhao are very busy. They showed their support for the Investment Promotion Agency but took time to attend this contract signing ceremony. This is to give the investor confidence and send out a message to other investors. But how can the investor be late for such an important event and even let the leaders wait for him? This is not right and will make Dong Xuebing and the rest look bad. That’s why Dong Xuebing is trying to buy time. It will be an embarrassment if the leaders arrive at the venue and the investor did not turn up.

Hu Silian quickly walks over to speak to Xie Huilan, and she nodded. She did not show any displeasures and continued to tour the Agency.

Luo Haiting, Sun Shuli, and the rest could tell something is off.

Lin Pingping quickly told them that Peng Kenong did not turn up yet.

Sun Shuli’s face changed, and he walks over to Dong Xuebing. “Chief, the investor still has not arrived? Can you get him on the phone?”

Dong Xuebing replied emotionlessly. “I tried calling, but no one is answering.”

“He is not answering his phone?” Luo Haiting is mad. “Didn’t we confirm the timing with him? Mayor Xie and Mayor Zhao are already here.”

This is the worst situation.

This project is brought in by the Investment Promotion Agency. If Peng Kenong did not appear, it would be an embarrassment for the Agency and the leaders. It will also affect Mayor Xie’s reputation! She has come here to host the ceremony, but Peng Kenong had gone back on his words! This will be too disrespectful!

One minute…

Three minutes…

Five minutes…

Peng Kenong is still nowhere to be seen!

Peng Kenong’s house is not far from the Agency, and Lin Pingping’s men have already gone there. They called back to inform her that there’s no one at home.

Hu Silian walks over to Dong Xuebing anxiously. “Chief Dong, Mayor Xie has made two rounds in the Agency, and she needs to leave around 3 pm. Did you find the investor?”

Dong Xuebing is very angry now. Peng Kenong! What the f**k are you up to?!

Lin Pingping had been calling Peng Kenong, and she suddenly shouted. “He answered!”

Sun Shuli and Hu Silian looks over.

Dong Xuebing rushed over and snatched the phone. “Let me speak to him! Hello?”

“Chief Dong?” Peng Kenong said. “Sorry. I was attending to something urgent at work and just saw my phone ringing.”

Dong Xuebing suppressed his anger. “Mr. Peng, it’s almost 3 pm. Mayor Xie and Mayor Zhao are waiting for you for almost an hour. Even if you are busy, you should have informed us. Mayor Xie and the TV station are here to give you free publicity! Our County had shown our sincerity and gave you many subsidies! How can you do this to us?”

“Haha… Sorry.” Peng Kenong replied.

Hu Silian signaled to Dong Xuebing, asking him to settle the problem first.

Dong Xuebing took a deep breath and asked. “Can you come over now? The contract is ready, and Mayor Xie still has something on later. Do you want me to send a car to fetch you?” If they rush over, they might still have time.

There is a long pause, and Peng Kenong said. “I am still busy here and cannot leave. Chief Dong, I am not lying. I am really busy.”

Dong Xuebing’s face changed. “What do you mean?”

“My company is facing some financial issues and the contract… we need to reconsider it.”

Lin Pingping’s phone is loud, and Sun Shuli, Hu Silian, and the rest can hear it. Even Hu Silian, who has a good temper, flared up.

Reconsider?

He is not going to sign the contract?!

Why didn’t he inform us earlier? Why must he wait until now to tell us?!

Dong Xuebing felt his chest about to explode. “Mr. Peng, are you joking with me? Everything is still fine when I met you this morning! Now, Mayor Xie and the TV station people are here to give you publicity and promote your company! This will lower your investment risk! We have treated this with importance and done our best to help you. But you are telling me you are not signing the contract now?! How can you do this?! Is this the way you treat our County’s leaders and us?!”

Peng Kenong paused for a few seconds and replied. “Chief Dong, I have my reasons, and I am not the one who has the final say in the company. I also didn’t want things to end up this way.”

Dong Xuebing replied. “Now, everyone is waiting for you. You are not answering our calls first, and you are telling me you want to cancel this investment? Mr. Peng, I just realize your ego is so big!”

“We really have issues with our finances. Hmm… I have a suggestion…”

Dong Xuebing waited for Peng Kenong to continue.

Peng Kenong continued. “My company had discussed. To lower the strain on our finances and risks, can you all lower the price of the land parcel further by 1 million RMB? My company had felt the land parcel cost too high, and with our current financial issues, this had become a problem. If you all can lower the price by 1 million, we will send someone over to sign the contract now. What do you think?”

Sun Shuli is furious. “This is too much! We have already given him our best offer, and he still wants to lower by 1 million?! How much does the land cost? He wants another 30% off?!”

Lin Pingping is furious. “Why didn’t he raise this issue when we negotiated on the contract? Why did he wait until we are going to sign the contract? I know businessmen are profit-driven, but they should at least stick to their words!”

Dong Xuebing sneered. “Mr. Peng, I finally understand what is happening. Because our County had treated your investment with importance, and you become proud and arrogant. You know our Mayors and the TV station are here and purposely don’t answer our calls. You know that we will be anxious, and to take care of the mess, we have to give in to your demands, right? Are you threatening us now? We have met many times, and I didn’t know you are someone like this!”

Peng Kenong replied. “I am not threatening you all. My company is really facing some financial issues, and my partners are skeptical about this project. Never mind. You will not believe whatever I say now. Chief Dong, let’s put this matter aside for now and hope we can cooperate in the future.” Dong Xuebing’s words are not nice, and Peng Kenong had enough of him. He immediately hangs up on Dong Xuebing!

F**k!

You hang up on me?! You still think you are right?!

Sun Shuli might be furious, but he knows the Agency will be in trouble when Peng Kenong did not show up today. “I will go and speak to him!” He walks towards the car while calling Peng Kenong.

Dong Xuebing shouted behind him. “Don’t give in on the contract terms!”

“I know!” Sun Shuli boarded the car and drove out.

Lin Pingping is looking pale. “Our County leaders and our Agency are being disrespected! How can this benefit Peng Kenong for falling out with us? Why is he willing to offend the County’s leaders for a bit of profit?”

Hu Silian replied angrily. “I think someone had offered him better terms! Even if he had offended our County, he could go to other Counties! That’s why he is not afraid of us!” These people are too much.

Dong Xuebing paused for a while.

Someone had offered Peng Kenong a better offer?!

Chapter 425 – Earth-shattering punch!!

3 pm.

Xie Huilan, Zhao Xinglong, and other leaders are still making their rounds in the Investment Promotion Agency offices. Until now, other than the Agency’s leaders, most people don’t know the contract signing had been canceled. A Deputy Director from the County Government is still ordering the TV station’s staff to film the ceremony.

“Secretary Hu, please help us to buy some time.”

“It’s already 3 pm. I can’t buy any more time.”

“I will think of a solution and will let you all handle the situation here.”

Dong Xuebing ran upstairs after speaking to Hu Silian and Luo Haiting. He avoided the County Leaders and returned to his office to make phone calls. His solution is simple. He must settle this problem first. Since the Chicken Manure Processing plant is canceled, then he will switch to other projects. He must let the County Leaders host the contract signing no matter what.

One call…

Two calls…

Three calls…

But how can the contract signing be arranged so last-minute?

Most of the time, the agency might not have any contract signing within a month. No investors will sign the contract within this short span. They must consider and plan their budget before they sign the contract. After a few calls, Dong Xuebing could not get anyone to sign the contract today and slammed the phone in anger. “Damn!”

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Zhao Xinglong asked angrily when Dong Xuebing answered. “Where are you? Is the contract signing ceremony canceled? Xiao Dong… What the hell are you all doing?! You all are embarrassing Mayor Xie!” The inspection ended, and the Leaders found out what happened.

Dong Xuebing could not refute. “Sorry, we had failed in our duties.”

“You all had failed us! You… I really don’t know what to say about this!”

“Mayor Zhao, someone had set us up. This morning, Peng Kenong was still…”

“Don’t give me excuses! Come over and explain to Mayor Xie now! You… you should know how much Mayor Xie trust you and had come to help you by hosting the contract signing ceremony! But you…”

Dong Xuebing really felt he had failed Sister Xie and Mayor Zhao. Damn! Don’t let me find out who is behind this! This is too much! Dong Xuebing composed himself and rushed downstairs. He needs to explain to the County Leaders and takes responsibility for this screwup.

Fourth floor…

Third floor…

When Dong Xuebing reached the second floor, his phone rang again.

Luo Haiting shouted angrily. “Chief Dong, come to our main entrance now!”

Dong Xuebing is puzzled, but he did not ask any questions and quicken his pace. When he reached the main lobby, there are no one around. Xie Huilan, other County Leaders, and the Agency’s Leaders are standing at the main entrance. He can hear some arguments, and something must have happened. Dong Xuebing quickly ran over and saw Sun Shuli’s Buick blocking a Mercedes. He recognized it was Peng Kenong’s car!

Sun Shuli is furious and started arguing with Peng Kenong.

“Mr. Peng, didn’t you say you are busy at work? Why are you at the restaurant?”

“I had finished my work and drove past here. No matter how busy we are, we must not skip our meals.”

“All the County Leaders and our agency have been waiting for you, and you are just having lunch nearby?! You are so near, and you refused to turn up? What’s the meaning of this?!”

Dong Xuebing immediately realized what had happened. Peng Kenong had been dining in a restaurant near the Agency, and Sun Shuli saw his car turning out from the restaurant’s carpark and blocked him. Xie Huilan and Zhao Xinglong had walked to the main entrance because they heard the commotion.

Dong Xuebing is furious. Peng Kenong is just eating at the restaurant next to the Agency, and he purposely did not answer his calls. He even claims he is busy in his company!

Peng Kenong!

This is too much!

But before Dong Xuebing could flare up, he is shocked by what happened next!

The Mercedes doors opened, and Da Feng County’s Investment Promotion Agency’s Chief, Pang Zhou, and Mayor Li Feng stepped out with a frown!

Da Feng County’s Leaders?!

Sun Shuli’s face changed. “Mayor Li? Pang Zhou?!”

Everyone understood what happened when they saw Li Feng and Pang Zhou!

Why did Peng Kenong change his mind suddenly! It’s Da Feng County who is behind this! Peng Kenong should be having lunch here when Li Feng and Pang Zhou found him and entice him with better benefits! As a businessman, he will invest in the County with the best benefits!

F**k!

This is stealing!

Pang Zhou pretended not to see the others and stared at Sun Shuli. “Aren’t you Chief Sun? Why are you using your car to block the road? Don’t you know about traffic regulations?” He had met Sun Shuli in the past, and they have a bad relationship. Sun Shuli is only a Deputy Chief and Pang Zhou, did you speak nicely to him. “Move your car away! Who do you think you are to block Mayor Li’s car?! What are you trying to do?!” Pang Zhou has a habit of hiding behind others and purposely bring up Li Feng’s name.

Peng Kenong did not say anything after Pang Zhou and Li Feng stepped out of the vehicle. After all, he does not want to fall out with Yan Tai County as he is living here.

Li Feng is a County Mayor, and no one dares to say anything after he appeared.

At this time, a woman stepped forward. It’s Xie Huilan, and her eyes are narrowed into a slit. People who know her well will know she is very angry now. “Mayor Li, did you all snatch away Mr. Peng’s investment?”

Li Feng calmly replied. “We are still negotiating.”

Xie Huilan smiled. “Haha… don’t you think Da Feng County had crossed the line? Our Investment Promotion Agency had signed the Letter of Investment Intent with Mr. Peng from what I know. It had confirmed the contract signing ceremony this afternoon. Don’t you think interfering at the last minute is too much? I have always encouraged healthy competition and let the investors pick. But now, we had confirmed the terms of the contract and are about to sign it, and you all traveled all the way here to create trouble?! Is this how you treat a fellow County? Shouldn’t you give us an explanation?”

Da Feng County and Yan Tai County’s Investment Promotion Agencies had been competing. The higher-ups are also at loggerheads. Li Feng had not thought of clashing with Yan Tai County’s Leaders this time, as he had crossed the line. But at this point, he cannot step back. He smiled. “What you said is incorrect. It is up to the investors to decide where to invest. We have only extended our sincerity, and it was Mr. Peng who decided it!” He did not bring up about Yan Tai County snatching away the Pork Processing Plant from Da Feng County previously.

Almost all neighboring counties will fight for investors. It’s hard to determine who is right as everyone is trying to get the investment for their County.

Sun Shuli shouted. “You all are purposely creating trouble!”

Li Feng gave him a cold stare.

Pang Zhou sarcastically replied.  “Chief Sun, how can you say that? Mr. Peng has the right to change his mind before he signs the contract. Who says he must sign the contract with you all?”

Zhao Xinglong’s face changed. “Your action is considered ruinous competition! When Peng Kenong was negotiating about his investment with you all in the past, why didn’t you all sign the contract?! Why must you all wait until we are about to sign the contract and appear in our County to stop it? Chief Pang! No one does things like this! You all are coming over to our County to get investors?! When did Yan Tai County change its name?!”

Da Feng County’s actions had infuriated everyone!

Yan Tai County had snatched a major project from Da Feng County, but before the investor signed the Letter of investment intent. At that time, Mr. Liang had not promised to invest in Da Feng County and is still checking Yan Tai County’s investment site. That is normal competition. But what Li Feng and Pang Zhou did is too much. They are about to sign the contract, and they secretly come to Yan Tai County to stop it! This action had crossed the line!

This is too arrogant!

Both parties felt they are not wrong, and the situation got tense!

Sun Shuli knew it must be Pang Zhou behind all these, as he knew his character well. Li Feng is the Mayor, and he can’t ignore his status to come to Yan Tai County to snatch this investment. It must be Pang Zhou who had said something to Li Feng and gave Li Feng the impression Yan Tai County was at fault first!

Li Feng and Zhao Xinglong have started arguing by the road!

Pang Zhou sneered as he looks at them arguing and did not join in.

Sun Shuli doesn’t have a good temper, and when he saw Pang Zhou’s expression, he exploded. He rushed forward and looks like he is about to hit him.

Luo Haiting panicked and quickly pull him back. Jiang Hailiang also grabbed Sun Shuli’s arm to stop him.

Pang Zhou looked at him and laughed in his heart. He knows no one will dare to start a fight, and who is Sun Shuli trying to scare?!

Fighting is taboo in the government service. It’s fine if a government official beats up a criminal. Still, hitting a fellow civil servant, the person who started the fight will have to face severe consequences. Anyone who has some political wisdom will never do that.

“Chief Sun!”

“Calm down!”

Everyone pulled Sun Shuli back and tried to stop him.

Dong Xuebing stepped forward and shouted. “Old Sun! Come back!”

Zhao Xinglong and the rest were glad that Dong Xuebing did not lose his temper and still stopped Sun Shuli. They can be angry but cannot raise their fist. Seems like Chief Xiao Dong had become more mature.

But the next moment, everyone’s jaw dropped!

Dong Xuebing walks up to Pang Zhou…

“Arrgh!” Pang Zhou shouted in pain and flew backward while covering his face!

Bam! Pang Zhou’s body knocked into Li Feng, who was arguing with Xie Huilan! Li Feng was knocked onto the group, and both Pang Zhou and Li Feng’s heads knocked onto the Mercedes’ door!

Dong! Dong!

Everyone was stunned by the sounds of their head knocking against the car’s door!

The ones who felt Dong Xuebing had become matured earlier almost cursed out loud! Damn! You had called Sun Shuli back because you want to hit Pang Zhou yourself?!

Chapter 426 – Let’s raise the stakes!

The main entrance of the Investment Promotion Agency.

Everything had happened suddenly and had caught many people off guard. Even Dong Xuebing did not expect this outcome.

Dong Xuebing saw Pang Zhou’s expression about one minute ago and knew this is one of his dirty tricks. Dong Xuebing could not control his anger anymore. Pang Zhou had gotten Xin Hua News Agency reporters to create trouble, instigate Liu Cheng to harass Madam Han, and now, snatched his County’s investment. This is disrespecting the Investment Promotion Agency, Xie Huilan, and Zhao Xinglong. He is even hiding behind to watch the show with a smile!

Damn!

You are seeking death!

Dong Xuebing could no longer hold back and shouted, “Old Sun, Come back!” After that, he walked up to Pang Zhou and shouted the command in his heart!

STOP!

Everything in the world stopped!

Luo Haiting and Jiang Hailiang were grabbing onto Sun Shuli’s arms. Li Feng’s mouth is slightly opened in front of Xie Huilan. Because Sun Shuli had been stopped, most people are not paying attention to him and are focusing on Mayor Xie and Li Feng. Pang Zhou is standing behind Li Feng with a faint smile on his face.

No one can move to expect for Dong Xuebing!

Smile?! F**k you!

Pang Zhou had provoked Dong Xuebing and Yan Tai County several times, and Dong Xuebing hates him to the core. He clenched his fist and punched Pang Zhou’s face with all his strength. Bam! The punch landed on Pang Zhou’s face, and his nose was flattened! But because time had stopped, he still has a faint smile on his face. Only his body was moved backward slightly with both feet leaving the ground!

You are still smiling?!

I will make sure you will not dare to smile for the rest of your life!

Dong Xuebing had not vented his anger. Bam! He threw another punch!

One punch…

Two punches…

Three punches…

During the time stop, all objects, including people, are not affected by gravity, except Dong Xuebing. Pang Zhou’s body is floating in mid-air after all the punches. His body did not fly backward, and although Dong Xuebing had not vented all his anger, he felt it’s enough. He pulled Pang Zhou’s body from Li Feng back to where he was standing.

Dong Xuebing knew the consequences of hitting another government servant and does not want to leave any evidence.

Alright. These internal injuries are enough for Pang Zhou to suffer!

STOP!

……

……

Time resumed.

“Don’t say all these to me! You all Yan Tai…” Li Feng is still arguing with Xie Huilan with a snobbish smile.

Pang Zhou is smiling while staring at Dong Xuebing, who had reached in front of him. The next second, the smile on Pang Zhou’s face is gone, and he shouted out in pain. He covered his face with his hand and flew backward. Blood started to spurt out from his nose and mouth!

Everyone is stunned to see Pang Zhou flying backward suddenly!

Dong Xuebing is also stunned. He did not expect this to happen!

Dong Xuebing had discovered STOP for a few months but did not conduct many experiments with it. He thought he can inflict some internal injuries on Pang Zhou and settle the score with him another time. But the impacts during STOP will happen after time is resumed. The impacts from Dong Xuebing’s punches all happened at once after time was resumed!

Oh, this is something new!

Dong Xuebing learned something new about his power, STOP, today.

Pang Zhou’s body flew backward and knocked into Li Feng. Li Feng felt a sharp pain in his shoulder, and the momentum pushed them backward. 0.5 meters… 1 meter… two meters… Dong! Dong! Li Feng and Pang Zhou knocked onto the Mercedes door! It was loud, and there are two small dents on the door!

“Arggh!”

“Ahh…”

Li Feng and Pang Zhou are groaning on the ground.

“Mayor Li! Chief Pang!” Peng Kenong was scared out of his wits.

Everything happened too fast, and before anyone can see what happened, Li Feng and Pang Zhou had fallen and hit their heads against the car’s door. The only thing everyone saw was Dong Xuebing walking up towards Pang Zhou. Without a doubt, it must be Chief Dong who had hit Pang Zhou!

Everyone is stunned!

Zhao Xinglong was still feeling glad when Dong Xuebing stopped Sun Shuli. Luo Haiting, Lin Pingping, and the rest are all afraid Chief Dong will start scolding Pang Zhou like he did with Xin Hua News Agency reporters. Li Feng is different from others and is a Director-ranked Leader. He also has connections in the City and Provincial Government.

But out of everyone’s expectation, Chief Dong did not scold anyone! He just hit Pang Zhou without saying a word!

Dong Xuebing had hit Pang Zhou and Li Feng?! One of them is a County Department’s Head, and the other is a County Mayor!

Xie Huilan is also stunned.

“Xiao Dong! What… What have you done?!” Zhao Xinglong pointed at Dong Xuebing and scolded. He felt he is a fool to believe Xiao Dong had become mature. Bullshit!

At that moment, everyone is looking at Dong Xuebing.

Great! These people from Da Feng County should be beaten up! Sun Shuli almost jumped with joy when he saw Pang Zhou flying backward. But when he saw Pang Zhou’s bloody face and Li Feng, who held the back of his head, he and the other Agency’s leaders felt a chill up down their spines! At that moment, everyone calmed down, and the shit hits the fan!

Hitting a Mayor?! Hitting a fellow government servant?!

This is insubordination! It is taboo in the government service!

Dong Xuebing knew he is in trouble, but he doesn’t care about the consequences since it had happened. He did not use BACK to rectify it! Damn! I am the one who had hit you all! What can you all do?!

Of course, Dong Xuebing dares to hit them and is not afraid of Da Feng County. But he must never admit hitting them. He looked at the County’s Leaders and the people from the Investment Promotion Agency and raised both hands innocently. “Why are you all looking at me? I did not do anything. It’s Chief Pang who had jumped backward. I have nothing to do with this.” He turns to Pang Zhou, who is still groaning on the ground. “Old Pang, what’s the meaning of this? Ah? I did not even touch the corner of your clothes. Are you trying to accuse me? You even knocked Mayor Li down! What are you trying to do?!”

Pang Zhou heard what Dong Xuebing said and almost vomited blood. He pointed at Dong Xuebing and shouted. “Dong Xuebing!”

This is the real culprit calling the victim the culprit!

Everyone has finally experienced Chief Dong’s shamelessness!

You are too evil! You had hit him, and you are still pushing the blame to the victim?!

Dong Xuebing turns to Luo Haiting. “What are you waiting for? Call the ambulance.” After that, he turns to Pang Zhou. “Old Pang, you are in trouble this time. Even if you want to pretend you are hit, you should not knock into Mayor Li. Is this the way you treat your Leader?”

“You… bastard!” Pang Zhou is furious. He did not expect anyone to dare to hit him in front of so many people and dragged Mayor Li into this!

Li Feng stood up with his hand holding his head. “Mayor Xie! Is this how your Yan Tai County’s staff behave?! How can someone like him be the Agency’s head?! How did you all approve his appointment?!” He had never been humiliated like this before in his life and is extremely furious!

But Mayor Xie’s reaction shocked everyone. Xie Huilan looks at Li Feng with narrowed eyes. “Mayor Li, do we need to report to you how we appoint our staff? Don’t make any accusations before you find out what happened.” Xie Huilan looks around. “Anyway, I did not see Xiao Dong hitting anyone earlier.”

Everyone realized Mayor Xie is very protective of her own people at this moment.

Mayor Xie claims she did not see what happened? This is very obvious!

Everyone at the scene is from Yan Tai County and understood what Mayor Xie means.

Loh Haiting was the first to speak up. “I did not see Chief Dong doing anything earlier, but I saw Chief Pang flying backward without anyone touching him.”

“That’s right. I also saw Chief Pang falling backward by himself.”

Everyone starts to speak up for Dong Xuebing.

Dong Xuebing is touched, but he knows everyone really did not see him hitting Pang Zhou. He had punched Pang Zhou several times after he stopped time.

Li Feng looks around angrily. “Fine! Fine! Fine!” He took out his phone and start making a call!

Zhao Xinglong knew Li Feng is really furious, and he sighed in his heart. Xiao Dong is in the wrong this time, and even with Mayor Xie’s help, he will still have to face the music.

Pang Zhou got up slowly and wiped the blood off his face. He knows Dong Xuebing is in trouble, and the most lenient punishment is getting fired!

Dong Xuebing starts to think of a countermeasure. Get someone to help him? It will not work, as no one can help him.

What should he do?

Suddenly, Dong Xuebing caught something from the corner of his eyes, and he smiled!

Yes! I have an idea!

Damn! I will raise the stakes with you all!

Chapter 427 – Who is scare?!

3.30 pm.

The injured were sent to the hospital, and everyone left.

This incident had blown up, and there’s no way to cover up. The County’s Party Secretary, Xiang Daofa, and other Committee Members received news of this incident and called for an emergency meeting. Xie Huilan did not continue with her inspection at the Industry Bureau and rushed back to the County Committee. The Commission for Discipline Inspection Secretary, Duan Zhengan, was in the City Government to attend to some matters and rushed back to the County.

News of this incident spread throughout the whole of Yan Tai County.

Chief Dong had beat up the neighboring County’s Mayor and Department Head?! The injuries are so serious that blood is flowing out of his nose and mouth?!

Some staff is worried. Chief Dong is too ruthless. Why can’t he stop getting himself into trouble? He had just created havoc at the Finance Department a few days ago, and he beats up a Mayor next?! Pang Zhou is still alright, but who is Li Feng?! He is a County’s head! Even if Da Feng County had gone overboard, he should not raise his fist! This might escalate to a political incident!

Chief Dong is really in trouble this time.

It is too serious this time, and everyone thinks the same.

This incident is very serious. Even if Chief Dong has backings from the Central Government, rules are rules. Some rules within the government service cannot be broken. Hitting someone is too serious, and all your backings and connections will not save you. Furthermore, it is a Mayor and a Department Head who is hit. People at these positions have their own backings.

At the same time.

Investment Promotion Agency.

Luo Haiting looks at Dong Xuebing. “Chief, this…”

Sun Shuli frowned. “I think Li Feng had called the City just now. This… Sigh…”

Everyone felt Dong Xuebing was too impulsive but don’t dare to say anything.

But Dong Xuebing is not nervous at all. He waved his hand. “Alright. Get back to work. It’s still office hours.” He looks at a middle-aged man who was about to leave and quickly walks over to him. “Please wait for a moment.”

That man turned. “Chief Dong, did you call me?”

Dong Xuebing smiled. “That’s right. Let’s go to my office. I want to speak to you.”

That man is puzzled. Although he knows Chief Dong will surely lose his job, he does dare to delay. He grabbed his stuff and followed Dong Xuebing back to the office.

Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest were in awe as they look at Dong Xuebing walking away as if nothing had happened. His career is gone, but he doesn’t even seem to care. Just this attitude alone impressed everyone. No wonder he can be the Agency’s Chief.

Twenty minutes later.

Dong Xuebing walked the middle-aged man out of his office. “Thank you.”

That man took a deep breath. “Don’t mention it. I will go and prepare. It should be ready tonight.”

“Ok. Sorry to trouble you.” Dong Xuebing looks at him. “Wait for my call.”

Someone along the corridor saw this and is puzzled. What did Chief Dong and that man discussed in the office?

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s mobile phone rang.

It’s the County’s Party Committee Deputy Secretary, Yan Tai County’s No.3 person, Cao Xupeng.

Cao Xupeng is very angry and shouted the moment Dong Xuebing answered. “Xiao Dong! What have you done?! Tell me what you were thinking?! You dare to hit Mayor Li and Pang Zhou?!” Because he has high hopes for Dong Xuebing, he is furious. “I am speechless about what you did! You are too reckless! The County had just ended an emergency meeting, and even the City’s Commission for Discipline Inspection called Secretary Xiang to reprimand him!”

Dong Xuebing smiled wearily. “Secretary Cao, I had not hit anyone. Don’t accuse me.”

Cao Xupeng doesn’t believe Dong Xuebing. If it was someone else, he might still believe him. But Xiao Dong absolutely dares to do such things. “Secretary Xiang is speaking to Mayor Xie. Just wait for the outcome. Sigh…”

After a while, Duan Zhengan called and scolded Dong Xuebing. Dong Xuebing had saved his son from the tiger at the zoo, and he doesn’t want anything bad to happen to him.

After that, Dong Xuebing received calls from his close friends. This incident had blown up, and everyone knows about it.

Dong Xuebing felt warm when he sees so many people are concerned about him. I am still quite good with people. But none of them believe him when he said he did not hit Pang Zhou.

Huh? Is my reputation really that bad?

I had used STOP, and no one should have seen me punching him. But why does everything thinks I had done it?

Dong Xuebing has a reputation for being rash, impulsive, and violent. They will even believe he will dare to beat up a City Mayor, let alone a County Mayor.

This guy dares to do anything, and everyone is used to it.

Ring… ring… Hu Silian’s number appeared on Dong Xuebing’s phone.

Dong Xuebing cleared his throat and answered. “Hello, Sister Hu.”

Hu Silian sighed. “Your punishment is out. Mayor Xie, Secretary Cao, and Secretary Duan had wanted to suspend your duties until this incident is over. But the City Government and Secretary Xiang think differently. Mayor Li had filed a complaint against you to the City’s Commission for Discipline Inspection and City Government leaders. The pressure from the top is too big, and even Secretary Xiang and Mayor Xie were reprimanded.”

The City is pressuring them?

“What’s the punishment?”

“Removal from your position. From today onwards, you are not the Investment Promotion Agency’s Chief.”

Dong Xuebing’s face changed. “It’s so fast?! They haven’t even investigated into this incident, and they want to remove me from my position?” He thought he will be suspended and can resume his duties later. But he is getting removed straight away! Who do you think you are by using your connections within the City Government to pressure us?!

Hu Silian continued. “Do you know you had really made Mayor Xie angry this time?!”

Dong Xuebing is apologetic. When he saw Hu Silian calling him, he knows Xie Huilan is angry with him. “What did Mayor Xie say?”

“What else can she say? She had tried to argue with the higher-ups but could not stop them from ordering your removal. You might get another punishment later. This time, even Mayor Xie cannot do anything. But I think she might transfer you to another County after being removed from your position and waiting for the dust to settle. You might be demoted, but after one or two years, you should be…”

Hu Silian knows this is the best scenario. Dong Xuebing is still young, and this incident might not end his career. At most, his progress is delayed for one or two years. At the same time, she noticed Mayor Xie’s attitude towards Dong Xuebing. Despite being angry with Dong Xuebing, she had still tried her best to save him. If someone else had hit a County’s Mayor, he would be finished. But this incident made Hu Silian realized Mayor Xie is very forgiving and concerned for Chief Dong. She is even willing to protect Dong Xuebing in this situation.

But Dong Xuebing cannot accept this outcome!

One to two years? How can he wait so long?!

Li Feng! How dare you ask the City Leaders to scold my Huilan?! Do you want to die?!

Dong Xuebing is furious. “Sister Hu, Mayor Xie might be angry with me still, and I will not call her. Help me tell her that I can handle this!”

“Huh? You have a solution?!”

“Yes!”

After hanging up, Dong Xuebing’s phone rang again. It’s Yang Zhaode!

Dong Xuebing answered. “Uncle Yang…”

Yang Zhaode did not reprimand Dong Xuebing but only let out a loud sigh. “I know about it. You had really got yourself in a mess this time. There’s no way to save you. But don’t get anxious. I will try to get you transferred to the City after you are removed from your position. Just stay low for two years, and I will find ways to transfer you to another County.”

Yang Zhaode had tried his best and went to speak to the Leader handling this incident.

But this is not a small matter, and there’s nothing he can do now.

Dong Xuebing smiled. “Thank you, Uncle Yang.”

“I had not done anything. What’s there to thank? But you should give your mother a call.”

“Huh? What’s wrong with Mum?”

“Xiaoping called me earlier and is crying. She is afraid something might happen to you.” Yang Zhaode replied. “I had to console her for a long time for her to believe that you will be fine.”

My mother had cried?!

Dong Xuebing felt guilty and angry at the same time!

Dong Xuebing was still thinking of taking care of Pang Zhou as soon as possible after receiving news of his removal. But now, he changed his mind. Damn! Da Feng County is too much! You all think you can bully others and then use the City Government to suppress our County?! Reprimand Huilan and even make my mother cry?! F**k! You think we are pushovers?! Do you think I will let you all step all over me?!

F**k you!

Do you all think I will be scare?!

You all want to blow this up and remove me from my position?!

Fine! I will play with you all and see who will emerge as the winner!

Dong Xuebing told Yang Zhaode that he will think of a solution and hangs up.

Come on!

Who is scare?!

I will make sure you all know the consequences of bullying others!

Chapter 428 – Removal saga!

Dong Xuebing is removed from his position!

There is an uproar in Yan Tai County after news of Dong Xuebing’s removal is confirmed!

Everyone knows Chief Dong will be in trouble after hitting the Mayor and Department Head of the neighboring County. But no one had expected the punishment to be so severe and so fast! This is not suspended from duties for investigations! It is removing him from his position! This is as serious as getting fired! The infamous God of Plague will be kicked out from the Government service? Some are shocked and felt this is not real. Dong Xuebing had gotten himself into trouble too many times, but nothing had happened to him. He is tougher and more resilient than a weed. This time, he is finally removed from his position. Some people are gloating about this, and some are furious as they felt the punishment is too harsh!

It’s chaos outside, but Dong Xuebing remained calm.

4 pm. Investment Promotion Agency.

Agency Chief Office. Dong Xuebing called that middle-aged man and gave some instructions. After that, he received a file on his PC and transferred it to his mobile phone. After everything is done, he lit a cigarette and played music loudly.

……

Downstairs.

Lin Pingping entered Luo Haiting’s office. “Director Luo, is the news about Chief Dong true? Is he really going to be removed from his position?”

Guo Panwei is also in the office and signaled to her to keep quiet.

Luo Haiting, who was seated at her desk, is speaking on her phone. She is speaking to Zhao Xinglong. “Mayor Zhao, the Agency cannot do without Chief Dong. You should have seen the results after Chief Dong was transferred over two months ago. It will be too demoralizing for the staff if he is removed from his position. Furthermore, it’s Da Feng County who is at fault. If they had not crossed the line, Chief Dong will also not…”

Luo Haiting and everyone else thought Dong Xuebing’s punishment will be a suspension. He will still have a chance to return. But the higher-ups wanted him to be removed from his position. This is unacceptable. The three people in the office are Dong Xuebing’s men, and his removal will affect them the most.

The call is still ongoing.

Luo Haiting got agitated. “Mayor Zhao, can you speak to the higher-ups? Chief Dong…”

Zhao Xinglong replied. “The punishment is from the City’s Commission for Discipline Inspection, and there’s nothing I can do. Sigh…” Dong Xuebing had done well, and he also doesn’t want to see him leave the Investment Promotion Agency.

Luo Haiting sighed after hanging up. “The punishment had been confirmed, and there’s nothing we can do.”

Guo Panwei asked anxiously. “But no one had seen Chief Dong hitting Pang Zhou. How can the higher-ups removed his position without any investigations?”

“It’s Mayor Li who complained to the City!” Lin Pingping replied angrily. “This time, Chief Dong will be… how can the outcome of this incident be decided so hastily?”

Luo Haiting exhaled deeply. “Let’s ask Chief Dong first. Let’s go.”

The three of them went upstairs and knocked on Dong Xuebing’s office.

Dong Xuebing replied. “Come in.”

Luo Haiting and the other two looked at each other and took a deep breath before entering the office cautiously. But they almost faint by what they saw.

Guo Panwei, Luo Haiting, and Lin Pingping were anxious for Dong Xuebing and thought Chief Dong should be angry about his punishment. He might even smash his teacups on the floor. But what they saw in the office is the opposite!

Chief Dong is listening to music!

And it is still a happy song!

He is still smoking and swinging his leg to the song!

Guo Panwei, Luo Haiting, and Lin Pingping are speechless and thought to themselves. You might not care earlier, but how can you be enjoying music after your punishment is announced?! You are getting removed from your position! How come you are acting like you had just gotten a promotion?! How can you be so calm?!

“Chief…”

“The County’s punishment…”

Dong Xuebing switched off the music and look at them. He knows what they want to say and raised his hand to stop them. “Go back to work. I am fine.”

Luo Haiting and Lin Pingping paused for a second. Could it be there’s a chance for Chief Dong to reverse the removal order? But the punishment had been confirmed! Only Guo Panwei brightens up. He worked with Dong Xuebing since the latter passed his Civil Servant Exams and saw him creating miracles numerous times. He knows that since Chief Dong says he will be fine, then he will surely be fine!

After they left the office, Dong Xuebing looks at his watch and felt it’s about time.

Suddenly, Dong Xuebing’s phone rang. It’s Cao Xupeng’s secretary. “Chief Dong, the Leader asked you to come to our County’s People Hospital.”

Dong Xuebing frowned. “Secretary Wang, what happened?”

“I don’t know about the details. The Leader is visiting the patient at the hospital, and Mayor Li is there too.”

“… Oh… I will make my way over now.” Dong Xuebing grabbed his bag and went downstairs to his car.

The hospital’s lobby.

Dong Xuebing saw a few cars from the County’s Party Committee parked outside. It seems Xiang Daofa, Cao Xupeng, and Duan Zhengan are there. He is not surprised as a County’s Mayor is hit, and this incident had blown up. Xiang Daofa and the County’s leaders should pay him a visit.

Upstairs.

Knock… knock… Dong Xuebing knocked on the ward’s door and entered. Many people are inside.

Li Feng and Xiang Daofa sit at the other end of the room, and Li Feng’s head is in bandages. Beside him is the Commission for Discipline Inspection’s Secretary, Duan Zhengan, and Deputy Party Secretary Cao Xupeng. Pang Zhou is sitting on the bed, with his face and head covered in bandages. The secretaries of Xiang Daofa, Cao Xupeng, and other leaders are standing beside.

Li Feng and Pang Zhou’s faces changed when Dong Xuebing arrived.

Xiang Daofa stares at Dong Xuebing without saying a word.

Dong Xuebing feels uncomfortable, but his leaders are all present, and he cannot say anything. He greeted Secretary Xiang, Secretary Cao, and the rest and stood there waiting for their instructions.

Xiang Daofa finally speaks. “Xiao Dong, do you know what your action is called? Causing intentional injuries! You are too daring! Did you consider the consequences before you hit anyone? You are a Party member! A government servant! Which part of you look like one?! Ah?! How can you lead the rest?!” Xiang Daofa paused for a second. “The organization has decided. From now onwards, you will be removed from your position as the Investment Promotion Agency’s Chief!”

This is an official announcement.

Most of the time, the person should reply, “I accept the Organization’s arrangement,” and admit his mistake. But Dong Xuebing will not do that.

Xiang Daofa’s face changed when he saw Dong Xuebing keeping quiet.

Cao Xupeng frowned and made eye signals at him.

Duan Zhengan also gave Dong Xuebing a stare, asking him to accept the punishment. If not, he might be dismissed from the government service and have his Party membership removed. When that happens, there will be no chance for Dong Xuebing to turn things around.

Xiang Daofa shouted. “Apologize to Mayor Li and Chief Pang now!”

Pang Zhou looked at Dong Xuebing and sneered.

Apologize? Dong Xuebing is furious as he realizes why Xiang Daofa, Secretary Cao, and the rest called him to the hospital. It must be Pang Zhou and Li Feng who wanted an apology from him. Damn! You all had snatched our project, tried to embarrass us, get someone within the City Government to remove me from my position, and you want me to apologize?! F**k you! Although Dong Xuebing knew he should not have hit Pang Zhou, he did not think he had done anything wrong. These two people should be hit. After what the other party did, he felt he should have hit harder!

“Secretary Xiang.” Dong Xuebing’s face changed. “I will not apologize!”

Cao Xupeng shouted. “Xiao Dong!”

Li Feng got furious. “What is this attitude?”

“This is my attitude!” Dong Xuebing’s foul temper flares up again. “Removing me from my position? I have my reservations about this decision! I had not done anything or hit anyone! Why must I be punished?! You still want me to apologize?! Secretary Xiang, Secretary Cao, Secretary Duan are at the Investment Promotion Agency’s entrance earlier! You can get the Public Security Bureau to investigate! I will have nothing to say if anyone saw me hitting them! But no one had seen it! Not a single person! How can you all insist that I had hit them?! Why are you all siding him?! What Chief Pang said is the truth and what the Agency’s staff, the civilians at the scene, and I said are lies?!”

The secretaries of Secretary Duan and Secretary Cao looked at each other in shock. Chief Dong is too daring. Maybe he is the only person in Yan Tai County who dares to question all the County Leaders.

Pang Zhou coldly replied. “You still don’t want to admit? If it’s not you who hit me, then who is it?”

Dong Xuebing looks at him. “You should ask yourself. How do I know?”

“Shut up!” Xiang Daofa banged the table.

Duan Zhengan shouted. “Xiao Dong!”

Li Feng looks at Dong Xuebing coldly. “Since this is the case, then there’s nothing more to say.” He took out his phone and is about to call the higher-ups. Da Feng County’s government leaders had been beaten up, and Li Feng was also injured. If he cannot get back at Dong Xuebing, he will lose his authority. You don’t want to apologize or admit your mistake?! Fine!

Pang Zhou is laughing in his heart. You are asking for it. If you had apologized, it would be the end after you are removed from your position. But now, it will not end well. Dismissal? Removed from the Party? Criminal charges? He felt getting a punch in exchange for Dong Xuebing’s dismissal is worth it.

Suddenly, Xiang Daofa’s secretary, Zhou Jun’s phone, rang!

Chapter 429 – World-class pretender!

County’s People Hospital.

Third Floor.

Secretary Zhou Jun looks at the number and walks out of the ward to answer it. “Hello, Xiao Wang. What is it? ……. Secretary Xiang is at the hospital… What? What is going on?” Zhou Jun is shocked and held his bag. “I brought my laptop…… where is it? … ok… ok… I know…” After hanging up, he took a deep breath and took out his laptop from his bag. He switched it on and went back to whisper to Secretary Xiang. “This afternoon, someone had recorded the scene at the agency and posted it online.”

Although Zhou Jun had lowered his voice, everyone heard it.

“Online?” Xiang Daofa frowned. This is trying to blow up this matter.

All County leaders do not want such incidents to appear on the internet. The Agency’s Chief hitting someone in public will tarnish Yan Tai County’s image.

“Notify the relevant departments to delete this video!” Xiang Daofa ordered.

Li Feng also does not want everyone to see him knocking his head against the car.

But Zhou Jun thought for a while and said. “Secretary Xiang, our County Party Committee Office’s Xiao Wang say the video is… is… I think you should see it for yourself.”

Xiang Daofa raised his brows. Isn’t it clear by now? What’s there to see?”

Pang Zhou’s face changed. He also felt embarrassed, but Dong Xuebing had denied hitting him. Now, there’s video evidence! Let’s see how he is going to deny it!

……

At the same time.

County Government.

Hu Silian ran along the corridor and knocks on Xie Huilan’s office with a USB drive. “Mayor Xie!”

Xie Huilan looks up. “What happens? Why are you in a rush?”

Hu Silian suppressed her anger. “I had just copied a video from the Government Office. You should take a look. They are too much!”

…….

Deputy Mayor Office.

Zhao Xinglong received a phone call, and his face changed. A Government staff happened to enter his office to deliver a document, and he asked. “Xiao Chen, come over here and help me look for a video on the internet!” Xiao Chen could feel the anger in his tone and quickly walks over.

…….

Investment Promotion Agency.

Luo Haiting and Guo Panwei are discussing something in her office.

Suddenly, Lin Pingping barged into the office without knocking. “Director Luo! Director Guo! Do you all know about it?!”

Luo Haiting was stunned. “Know about what?”

“Lend me your PC!” Lin Pingping did not explain and connect to the internet. “Da Feng County is too much!”

……

This afternoon, a video goes viral on major forums and video-sharing websites. It was uploaded several times as it got deleted again and again for its sensitive content. But the video was posted on several websites continuously, especially Hebei websites. Within half an hour, this video goes viral, and the views shot up!

The title of the video is quite ordinary. <World class pretender>

When people see the title, they thought it is a football match video. The ones who are not interested in football did not click it. But when they saw the views increasing like crazy, they become curious and played it.

This video is too shocking!

Many people are in the video, and it seems to be at the entrance of a building. The sound is low, and the background is noisy. They are arguing around a Mercedes Benz when suddenly a young man shouted. “Old Sun, Come back!” and that young man walks up towards a skinny man.

One step…

Two steps…

Three steps…

But when the young man stopped in front of that skinny man, that skinny man shouted in pain and flew backward!

That young man did not do anything and just stood there. But the other party flew backward!

This performance is splendid. The skinny man looks like he had been hit by a heavy object, and he covered his nose. Blood started to spurt out between his fingers, and he landed on a middle-aged man behind him. That man was caught off guard, and both of them knocked their heads against the Mercedes Benz’s door!

After that fall, the young man raised his hands innocently.

But that skinny man and the middle-aged man started shouting at him.

The forums and comments went crazy!

Someone said. “Damn! That guy is too exaggerated. Can he be funnier than that? No one had touched him, and how can he get blown away like this? Is he a rocket?”

“Wow! It’s a pity this guy is not a football player. With this fall in the penalty area, even the referee cannot tell it is fake.”

“That’s right. Without this video, everyone would have thought he was hit by someone. If he joined our National team, we would have won the World Cup! This is the greatest dive of the century.”

“The ones above are focusing on the wrong part. You all should focus on his blood. This person is ruthless even towards himself. I had replayed the video several times. When he flew backward, he covered his face with both hands and must have hit himself in the face!”

After this comment appears, the netizens got more excited.

Blood-spurting man, World-class pretender, etc., all sorts of names are given!

This video is too funny, but some felt that skinny guy is too unprofessional. He should have waited until the other party touch him or get closer. That young man is still two steps away from him when he shouted in pain while flying backward! Diving is common in football matches, but this is the first time someone breaks his own nose for blood to spurt out!

…….

The netizens were watching this video as a joke and did not know what happened.

But in Yan Tai County, this video caused an uproar!

The Investment Promotion Agency is the first to explode. After watching the video, Luo Haiting banged on the table in anger, and Guo Pangwei’s face turned pale. Pang Zhou! Chief Dong had never laid a finger on you, and you tried to frame him?! This is too despicable!

Luo Haiting immediately calls Mayor Zhao’s phone, but he did not answer.

Zhao Xinglong is furious and had gone to the Mayor’s office.

In Xie Huilan’s office, Hu Silian and Xie Huilan are discussing something behind the monitor. They kept replaying the video to scrutinize it.

Zhao Xinglong shouted the moment he stepped into the office. “Mayor Huilan. What is Da Feng County trying to do? Pang Zhou had got Xin Ren News Agency reporters to create trouble for us previously and snatched away from our project this time! Now, he is trying to accuse one of our staff of hitting him and even complain Xiao Dong to the City Government, resulting in removing his position! Everything is set up by them! They are too scheming! How can someone like him be a government official?! He keeps finding trouble with us again and again! What do they want?!”

Hu Silian always wanted to say this. Da Feng County is disgusting!

Xie Huilan narrowed her eyes. “Old Zhao, calm down and have a seat first.”

Zhao Xinglong could not calm down and sigh. “Xiao Dong is being accused and his punishment…”

“The official document on his punishment is not out yet.” Xie Huilan looked at her monitor and smiled. “I think that document is useless now.”

County’s People Hospital.

It is quiet in the ward!

The video was played, and Pang Zhou could not believe his eyes. “This is impossible! Why is the punch not recorded?! This video has been edited!”

Cao Xupeng did not expect the video had recorded everything. He got mad when he heard what Pang Zhou said. “Chief Pang! You are really good at acting! How are you going to explain this video?! How is this edited? Even if it is edited, there is a limit. Xiao Dong is at least two steps away from you, and even his fist cannot reach you! How are you hit?! Ah?! How can this video be edited? Tell me!”

Xiang Daofa and Duan Zhengan are also furious after watching the video.

Only Li Feng has the most complicated facial expression. His eyes are spurting fire, and he stared at Pang Zhou coldly for three seconds!

Pang Zhou is sweating profusely. “Mayor Li, I was really hit! This video… How come it’s like this?!”

Li Feng knows Pang Zhou likes to use dirty tricks behind others’ backs. But he did not expect him to be so bold to accuse someone! What made Li Feng furious is Pang Zhou had purposely knocked into him after pretending to be punched by Dong Xuebing! This is to drag me into his plot and blow up the matter? He is making use of me to take care of Dong Xuebing?! Pang Zhou! You are too much! Li Feng is in an awkward position now. He had just reported Dong Xuebing to the higher-ups and removed him from his position. But moments later, he found out it was not Dong Xuebing who had hit Pang Zhou! It was his own men who acted this out!

Li Feng is embarrassed, and it’s Pang Zhou’s fault!

“Mayor Li! I really did not…”

“Shut up!” Li Feng shouted.

Pang Zhou saw Li Feng’s expression and knew he is going to lose his job. There’s no way he can explain himself with the video evidence!

But how is this possible?!

How come it is not recorded?! Why?!

Pang Zhou felt he is going crazy as he was really punched!

Chapter 430 – It’s too weird!

The fake injury saga continued to spread.

Pang Zhou’s “spitting blood and getting blown away” made many families laugh.

The video is released by Dong Xuebing. In the afternoon, after he punched Pang Zhou at the Investment Promotion Agency’s entrance, he noticed the TV station’s staff carrying the video camera. At that time, the Mayors of both Counties, Xie Huilan and Li Feng, are arguing. Although he knows this video clip cannot be aired on the news, he still recorded everything with his mobile phone. This is his habit as a news program’s cameraman. The clip had also recorded what happened between Pang Zhou and Dong Xuebing.

Hospital.

The truth is out, and Li Feng was forced to speak out.

Li Feng suppressed his anger. “Secretary Xiang, this is a misunderstanding. I will investigate this incident thoroughly and give you all a satisfactory answer.” He is implying he will take disciplinary actions against Pang Zhou.

Pang Zhou shouted anxiously. “Mayor Li! I was not pretending! I……”

Li Feng ignored Pang Zhou as this incident had embarrassed him, and his reputation is affected. He will not let Pang Zhou off lightly.

Li Feng’s statement angered Yan Tai County’s leaders further. Misunderstanding? If it’s a misunderstanding, why did you come to our County to snatch our project and complained our staff to the City Government?! You even demanded us to visit you all at the hospital! Do you think this is over just because you claim this is a misunderstanding?!

Xiang Daofa stormed out of the ward with his secretary without saying a word.

Duan Zhengan looks at Pang Zhou. “Our County’s Commission for Discipline Inspection should not interfere in this incident, but as one of our County Government’s Leaders is involve, we must report to the higher-ups!” You all dare to instigate the City’s Commission for Discipline Inspection to punish my staff?! We will do the same against you all! Using such a despicable trick to frame a Government Leader?! There’s no way for Pang Zhou to get out of this! This video clip is the evidence, and no one can save him!

Cao Xupeng looks at Dong Xuebing, who had not said a word, and patted his back. “Xiao Dong, you had suffered grievances.”

Dong Xuebing replied. “It’s good that the truth is out. I had maintained my innocent, but no one believes me. Sigh… Huh?! Secretary Cao, Secretary Duan, I am not blaming you all. It’s because Chief Pang’s acting is too good. When I saw him spitting out blood and flew backward, I even thought I had hit him.”

Cao Xupeng laughed. “You ah…”

Duan Zhengan also laughed and said in his heart. It’s because of your bad reputation. If it was someone else, all of us would be suspicious as all Government staff have to discipline, and no one dares to hit a Section Chief in public. But because you are involved, everyone subconsciously concluded that you had hit him.

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… what about my punishment?”

Duan Zhengan thought for a while and went out to make a call. After the call, he told Dong Xuebing. “The punishment had been canceled. You will resume your position… Oh, the official document on your punishment had not been an issue yet. So, you cannot be considered resuming your duties, and it will not be recorded in your file.”

Dong Xuebing smiled when he heard this. “I thank the Organization for being fair and impartial.”

Cao Xupeng and Duan Zhengan discussed the cancelation of Dong Xuebing’s punishment in front of Li Feng and Pang Zhou, who is still in the ward. This is disrespecting Da Feng County, and they did this on purpose. Both Counties have a poor relationship, and this incident infuriates everyone in Yan Tai County’s Government. Even those who do not interact with Dong Xuebing are also mad with Da Feng County for accusing him!

After a while, everyone left the ward.

Li Feng is still a County Mayor after all, and Cao Xupeng and the rest did not continue to embarrass him. They left the hospital for the County Party Committee Office, but Dong Xuebing did not leave. His heart had stopped previously and almost died. This incident is finally over, and he decided to do a body check-up.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing looked at his phone and smiled. “Mum.”

“My colleague had shown me that video. Are you alright?” Luan Xiaoping asked worryingly.

“I am fine, of course. I am your son, and how can anything bad happen to me? I heard from Old Yang that you cried? Sigh… I am fine. It’s that Pang Zhou who tried to frame me by pretending to be hit. I…”

“What pretend? Others might not know, but do you think you can fool me?”

“Huh? How do you know?”

“If you had not hit that man, how can you remain so calm after he fell? Stop making me worry. How can you hit anyone you like? They are a department Chief and a Mayor!”

A mother knows her son best.

Dong Xuebing cleared his throat embarrassedly. “Err… can you don’t tell anyone about it.”

“…… I know.”

It’s 6 pm, and it is almost dark.

In the parking lot outside of the hospital, a black Mercedes Benz is parked there with its lights on. Peng Kenong is sitting in the driver’s seat and seems to be waiting for someone. Suddenly, Li Feng walks over, and Peng Kenong quickly alights to receive him. They said something, and Mayor Li patted him on his back before boarding the car and leaving together. They seem to be going to Da Feng County.

Dong Xuebing looks at them coldly. The incident happened because Da Feng County had snatched their project, and he did not expect Li Feng to still dare to bring Peng Kenong back openly. Although Pang Zhou had been dealt with, he knows this is not over yet. A 10 million project was snatched away minutes before the contract is signed, and he will settle this score with Da Feng County.

“Dong Xuebing!”

Pang Zhou shouted behind Dong Xuebing.

Dong Xuebing turns and smiled. “Chief Pang, why are you still here? Oh, I just saw Mayor Li leaving. Why didn’t both of you go back together?”

Pang Zhou breathes heavily. “The heaven is watching! Don’t think your little tricks can fool everyone! You should know if you hit me! I had recorded that video, and I will send it to the technology department to verify if it had been edited! I don’t believe an edited video can fool everyone!” He knows Dong Xuebing had punched him as other than Dong Xuebing, no one else is near him. That video must be edited.

Dong Xuebing laughed. “You are right. Heaven is watching, and I am saying this to you. How many times have you used dirty tricks to frame me? Getting someone from Xin Hua News Agency to create trouble, instigating Liu Cheng to harass my elder, instigating Mayor Li to snatch our project?! Do you think you are allowed to do anything you want just because I had been ignoring you?! The video is edited?! Fine. Go and verify it! This time, no one can save you!”

Dong Xuebing felt framing Pang Zhou is not wrong.

This guy is asking for it! If you want to frame others, be prepared to be framed! Since you like to use underhand methods to frame me several times, you should be prepared that I will do the same to you. The world does not revolve around you, and why do you think no one will set you up after what you had done?

Who the f**k do you think you are?!

Dong Xuebing is giving him a taste of his own medicine.

Ring… ring… ring… Pang Zhou’s phone rang, and he answered it. “Hello, Secretary Liu… I am still in Yan Tai County. You… What?!” Pang Zhou turns pale. “Secretary Liu, wait… this incident still has not been investigated. I… Hello? Secretary Liu? Hello?”

Dong Xuebing glanced at Pang Zhou. “The Commission for Discipline Inspection is inviting you over to have tea? Are you suspended?”

Pang Zhou ignored Dong Xuebing and stormed out of the hospital. He seems to be waiting for a taxi to go back.

Dong Xuebing knew he had made the right guess. Making false accusations against a fellow Civil Servant, faking a fall, and injuring Mayor Li. Not only Yan Tai County’s leaders will not let him off, but Li Feng will also not forgive him. It will be a miracle if Pang Zhou is not suspended. These are the consequences of trying to be smart.

…….

Ten minutes later.

A car stopped beside Pang Zhou, and he boarded.

Tang Xiaojun, Yan Tai County Finance Department’s Office Director, is in the car. He knew Pang Zhou for years and were classmates in Party School. They are close, but Pang Zhou had offended everyone, and Tang Xiaojun did not visit him at the hospital.

Tang Xiaojun looks at Pang Zhou. “Old Pang… sigh… How did you end up like this?”

Pang Zhou gritted. “Dong Xuebing had set me up!”

Tang Xiaojun knows this incident is suspicious. He knows Pang Zhou for years and knows he will not fake such an exaggerated fall when so many people are watching. If he is found out, he will surely be dismissed. Pang Zhou is not an impulsive person and will never gamble with his career. “You mean the video had been edited? But I heard after the video is released, it was sent to the technology department for verification. The outcome is… the video was recorded with a mobile phone and has not been edited.”

Pang Zhou and Tang Xiaojun went quiet.

Within a few minutes, Pang Zhou looks like he aged several years. He leans back into the passenger seat. “Old Tang, I think this time I am finished.  Mayor Li will not let me off!”

Tang Xiaojun sighed. “Why did you provoke him in the first place? He even dares to beat up and arrest our Party Secretary Xiang’s relative and scold his Leaders in their faces when he is mad. Nothing good will happen if he is involved. This guy is the God of Plague. You… sigh…” The weird incidents at the Finance Department happened not long ago, and Tang Xiaojun shivered when he thought about that.

Weird things happen around Dong Xuebing!

Please support me and enjoy a range of exclusive chapters on from $5 onwards.

$5 or more per month – Access to 7 Advance Chapters of Extraordinary Genius and 2 Advance Chapters of Power and Wealth.

$10 or more per month – Access to 10 Advance Chapters of Extraordinary Genius and 4 Advance Chapters of Power and Wealth.

$20 or more per month – Access to 15 Advance Chapters of Extraordinary Genius and 8 Advance Chapters of Power and Wealth.

Power and Wealth

Chapter 431 – Xiao Dong’s bad reputation!

Evening.

The sky is clear and is full of stars.

Dong Xuebing still has not taken his dinner and went to buy groceries at a nearby supermarket. He thought for a while and bought a few alcohol bottles before driving back to his quarters. On his way back, he called Xie Huilan’s phone. “Hello, Sister Xie.  Are you still angry with me? Ah… I was forced to do that. They are trying to embarrass you in front of me. How can I let him off? Giving him a beating is considered a light punishment. Stop being angry with me, ok? I promise I will take note of my conduct in the future.” He had lost count of the number of promises he made.

Xie Huilan laughed. “Oh, I thought you will not admit it.”

Dong Xuebing also laughed. “I can fool everyone, but I know I cannot fool you. I know you will not believe me even if I denied.”

Luan Xiaoping’s call let Dong Xuebing understands a lot of things. Three people in this world understand him the most. Luan Xiaoping, Qu Yunxuan, and Xie Huilan. Even if he can fool everyone in the world, he can never fool these three women because they know him too well. Instead of denying it, he might as well admit.

“Sorry to make you worry. Err… can I treat you to dinner as an apology?”

“Haha… What’s there to worry about? You are Xiao Dong and even dare to beat up a County’s Mayor. I am afraid you will punch me one day.”

“What are you saying? Are you poking fun at me?”

After chatting for a while, Dong Xuebing noticed Sister Xie is no longer angry with him and added. “Have you taken your dinner? I will cook for you.”

Xie Huilan laughed. “After creating this mess, you still have the mood to cook? Haha… I have no time to eat your dinner. I am on my way to the City to meet a leader. Putting your impulsiveness aside, Da Feng County had crossed the line this time. Do they think this will end by claiming it is a misunderstanding? Should they give us an answer for snatching away our project?! I can make use of this video to force the City Government to give our County an answer. If not, our staff will not calm down. You can have dinner yourself.”

Dong Xuebing narrowed his eyes. “This incident is too disgusting. I saw Li Feng leaving the hospital with Peng Kenong in his car openly. This old bastard is too much. Don’t worry, Huilan. If no one wants to give us an answer, I will show them what I can do!”

“Don’t be rash.”

“I know… I know…”

After hanging up, Dong Xuebing’s phone rang again.

Luo Haiting called. “Chief, I knew nothing will happen to you.”

Dong Xuebing laughed. “Thanks for your concern. Have you eaten your dinner?”

“Not yet. I have just gotten off work and am walking out with Secretary Guo, Section Chief Lin, and the rest out. You have not taken your dinner? Can we give you a treat? Haha….”

“You all are together? Great. Come over to my place.”

“The County Party Committee Quarters? Sure.”

After Dong Xuebing reached the County Party Committee Quarters, his phone rang again. It’s Huitian Police Station Chief Liu Dahai.

“Chief Dong, I heard you have resumed your position.” Liu Dahai continued. “We got a fright, and Old Chen and I drove over to the County Town immediately. If you are really removed from your position, we will arrest Pang Zhou and teach him a lesson at the station. Even if we are dismissed, we will also take revenge for you. Luckily you are fine. But those people from Da Feng County are too much. I heard they are still around. Do you want to have them arrested?! Just say the word!”

Dong Xuebing laughed. “Thank you, Old Liu. Pang Zhou will not have a good ending after he returns. Oh, are you and Old Chen still in the County Town?”

“Yes. We are at the People’s Square.”

“Great. Come over to my place at the County Party Committee Quarters.”

“Ok. We will go over now. Is dinner provided?” Liu Dahai joked.

“Haha… dinner and drinks are on the house. Come over now. I still have not eaten yet!”

After entering his apartment, Dong Xuebing dropped his groceries in the kitchen. He felt that since he had invited so many people, he might as well invite a few more people. He called Deputy Team Leader Feng and Hu Silian to invite them over. This counts as a celebration of him resuming his duties. Hu Silian had not gone to the City with Xie Huilan and immediately agree.

About twenty minutes later, Luo Haiting, Guo Panwei, and Lin Pingping arrive.

Dong Xuebing opens the door to invite them. “Come in. I have not been back for a few days, and it’s a bit messy. The tea leaves are on the table, and you all can prepare yourselves.” These people are his trusted subordinates and friends, and he did not treat them as outsiders. After that, he returned to the kitchen.

Luo Haiting exclaimed. “How can you cook dinner yourself? Let me do it.”

Lin Pingping quickly walks over to help. “Chief, go and take a rest. Director Luo and I will prepare dinner.”

Dong Xuebing is not good enough to prepare dinner for so many people. “I still have a few more friends coming over later. They are not outsiders, and…” Suddenly, the doorbell rang. He smiles and goes out to open the door. “They are here.”

It’s Liu Dafai, Deputy Chief Chen Fa, and Deputy Team Leader Feng.

“Old Liu, Old Chen, come in. Old Feng, you came over together with them?”

“Haha… no. We met downstairs.”

“Don’t need to change your shoes. Just come in.”

Everyone in the apartment is working in the County Government. Even when they don’t know each other, they have seen each other before. Dong Xuebing introduces them to each other.

Hu Silian is the last to arrive.

Hu Silian thought there will only be one or two people in Dong Xuebing’s apartment and was shocked to see six to seven people. It’s fine if it’s one or two people having dinner at home. They should be dining at a restaurant if there are so many people. After all, this is the County Party Committee Quarters, and it’s not good for others to notice. People might think they are trying to form a faction, and most ordinary leaders will avoid this. Only Chief Xiao Dong will dare to do this.

Dong Xuebing also knows this will be bad for his reputation.

But Dong Xuebing has a bad reputation and doesn’t mind what others say.

Everyone greeted Hu Silian when she arrives. She is easygoing and did not put on the Mayor’s secretary’s airs.

About twenty minutes later, the dinner is ready.

Dong Xuebing did not sit at the main seat and offered the seat to Hu Silian.

Hu Silian refused, and after some back and forth, they added a chair at the end of the table. Both sat at the main seat together.

Everyone drank during dinner and talked about this afternoon’s incident. Liu Dahai and Chen Fa are more direct and started scolding Da Feng County after a few glasses of alcohol.

Chapter 432 – XiaoDong’s revenge!

The dinner ended before 8 pm.

The living room is full of alcohol smell as they had finished two bottles of Maotai.

Hu Silian looks at her watch and said goodbye. Everyone stood up to walk her out. After she left, Liu Dahai, Chen Fa, and Deputy Team Leader Feng also left. Dong Xuebing is worried for their safety and asked Deputy Team Leader Feng to get someone to send them to a hotel. Only Luo Haiting, Lin Pingping, and Guo Panwei remain in the living room.

Dong Xuebing smiles. “It’s getting late. You all should go back and rest too.””

“”I’m not in a hurry.” Luo Haiting stood up in her long tight dress and starts clearing the dishes. “I will leave after doing the dishes. How can I let you clear up after us?”

Lin Pingping quickly goes over to help her. “I will wipe the table.”

Guo Panwei also got up to help. He swept the floor and took out the trash.

About ten minutes later, the living room is cleaned. Dong Xuebing said. “I had wanted to give you all a treat but end up troubling you all by cooking and cleaning up for me. But Sister Luo and Sister Lin’s food are delicious. I would be embarrassing myself if I had cooked. Hahaha… thank you. I will treat you all at a good restaurant another day.” They had just helped him clean up, and it’s not nice to ask them to leave. “Sit around for a chat.”

Everyone sat at the dining table again.

Dong Xuebing took out a cigarette, and Guo Panwei immediately took out his lighter.

Dong Xuebing looked at Luo Haiting and Lin Pingping and pushed the lighter away before keeping the cigarette.

Lin Pingping quickly says. “Just carry on.”

“We are fine.” Luo Haiting took out a lighter and tried to light Dong Xuebing’s cigarette. “Don’t mind us. Just smoke if you….”

Dong Xuebing waved his hand. “Never mind. How can I let you two ladies suffer from second-hand smoke? Haha… I can also cut down on my cigarettes. Oh, Panwei.” He points at the little closet by the door. “There should be eight or nine cartons of cigarettes there. Help me take them out.” There is no more alcohol in his apartment, but there are still lots of cigarettes. These are all given to him by colleagues during Chinese New Year. He pushed the cigarettes forward after Guo Panwei took them out. “Panwei, Sister Lin, and Sister Luo. Take three cartons each when you all leave.”

Luo Haiting quickly shakes her head. “No… how can I accept your gift?”

Lin Pingping and Guo Panwei also rejected.

Dong Xuebing smiled. “I can’t finish so many cartons. Just treat it as helping me. Don’t forget to bring them back when you all leave.”

These are either Zhong Hua or Fu Rong cigarettes and are expensive.

Lin Pingping and the rest had not given Dong Xuebing any gifts and felt awkward to take his gifts.

Luo Haiting smiled. “Then I will thank you on behalf of my husband for the cigarettes.”

Dong Xuebing replied. “What’s there to thank? If you all need cigarettes, just come over and get it from me.”

After Director Luo accepts the gift, Lin Pingping and Guo Panwei did not reject Dong Xuebing’s offer.

Dong Xuebing did not send them off, and they are not in a hurry to leave. They continued chatting at the table.

As they were chatting, Dong Xuebing’s eye suddenly twitched. He felt someone had stepped on his foot. He thought it should be someone’s feet had touched him accidentally. But after a while, he realized that person has no intentions of moving his or her foot away. That soft foot rubbed against the top of Dong Xuebing’s shoe and moved up against his leg. He felt the familiar sensation on the other party’s foot. It’s stockings.

Luo Haiting and Lin Pingping are sitting opposite Dong Xuebing, and Lin Pingping is wearing leather shoes today. It’s not easy to remove leather shoes. Without a doubt, the foot belongs to Sister Luo as she is wearing heels.

What is Sister Luo doing?

This is killing me.

“I heard Mayor Xie had gone to the City, and Secretary Xiang and Secretary Duan had complained against Da Feng County to the City Government.”

“I have also heard about this. All of our Leaders are furious. But even if the City Government reprimanded Da Feng County and Mayor Li, we also cannot get back Peng Kenong’s investment.”

“What is Peng Kenong thinking? He didn’t keep to his words and had really offended our County this time.”

“Peng Kenong’s company is not in our County, and he is not afraid of us. That’s why he dares to offend us and embarrass Mayor Xie and Mayor Zhao. But I heard he had set up a teahouse with some friends at Hua Mei District. That is the only business he has in our County, and all of his other factories and investments are in other cities.”

Guo Panwei, Lin Pingping, and Luo Haiting started chatting about this incident again.

Luo Haiting sips on her tea as they chatted and did not show any other expressions.

But the little foot stroking Dong Xuebing’s leg moves higher. Luo Haiting is crossing her legs, and the tablecloth covered what she was doing under the table. She looks dignified but is teasing his leg underneath.

Dong Xuebing controlled himself and asked. “What teahouse? I thought Peng Kenong does not have any investment here?”

Luo Haiting flicks her hair seductively. “That teahouse is not fully owned by him, but he owns a big portion of the shares in it.”

“Hua Mei District?” Dong Xuebing stops moving his leg. “Is it that two stories, “Nong Cha” teahouse?”

Luo Haiting nodded. “Have you been there before?”

Dong Xuebing smiles. “It’s such a coincidence. My helper was called to that teahouse by a few State Security Officers. I went over to have a look, and those State Security Officers are imposters. They had made a fake work pass and even got the serial numbers wrong. Haha… So, that’s Peng Kenong’s teahouse?! Great!”

Lin Pingping could sense the unspoken. “You… Are you going to…”

Guo Panwei’s eyes brightened up. Should he get the Industry Bureau to create some troubles for them?

“I did not mean anything.” Dong Xuebing replied. “Our County’s focus this year is getting investors to invest with us. Even if the investor is untrustworthy like Peng Kenong, we must treat them seriously and not be petty. He might have disrespected our County, Agency and even threatened us to increase our benefits. We should treat them with respect. If we get back at Peng Kenong by targeting his teahouse, we might scare other investors away.”

Luo Haiting was surprised by what Dong Xuebing said.

Lin Pingping was also impressed by Chief Dong…

Only Guo Panwei was unfazed. Luo Haiting and Lin Pingping had only known Dong Xuebing for two months, but he knows him for quite some time. He knows how Dong Xuebing does things. Be forgiving towards Peng Kenong? Bullshit! If Chief Dong can think of the bigger picture, he would not have offended so many people!

As expected, what Dong Xuebing in the next second revealed his true colors. “Of course, the Health Bureau and Fire Department can check on that teahouse. It’s almost Labor Day, and public safety is our main concern. If Mr. Peng’s teahouse is good in these areas, we must still remind him about this. Attracting investors is important, but protecting the civilians is more important. We must not ignore our people because we want to attract investments.”

Damn!

After saying so much, you still want to get revenge.

Lin Pingping almost fell off the chair. She should have known Chief Dong is not so forgiving!

Dong Xuebing will settle the score, but that does not mean he is not concerned about the big picture. Peng Kenong had offended the whole Yan Tai County. Maybe he thought it will not blow up, but this incident had blown up. He had gone back on his words and embarrassed Mayor Xie and Yan Tai County’s Investment Promotion Agency in the first place. It’s fine if he had accepted Da Feng County’s offer because of other reasons. But he had slapped Yan Tai County because of some benefits and subsidies. Does he think he can do whatever he wants with a Government Department? The county government gave in to him, offered the best policies to his company, and even gave him free publicity by letting Mayor Xie and Mayor Zhao host the contract signing ceremony. How can he treat Yan Tai County like this?! He even threatens to walk away if they are not going to lower the land price.

F**k you!

No one can do this to a Government department! This grudge has been made, and someone must get back at Peng Kenong!

Peng Kenong only has a teahouse in Yan Tai County, and it is a partnership. This target is too small for the County Leaders to go after him personally. After some considerations, Dong Xuebing decided to do this on behalf of the Leaders. This is also considered helping the Leaders and setting an example for others. If Yan Tai County did not retaliate, other investors might think the County Government is a pushover, and they will do whatever they want.

Peng Kenong had brought all these to himself.

Pang Zhou had been dealt with, and it’s time to settle the score with Peng Kenong. How dare you embarrass my Huilan? I will teach you a lesson and let you know that you are not allowed to step all over us! We had treated you well is not because we are afraid of you! Don’t think too highly of yourself!

Chapter 433 – Full of sealing tapes!

The next day.

Dong Xuebing arrived at the Investment Promotion Agency. He met all the departments’ heads and deputies to motivate and calm them. Although yesterday’s incident had blown up, some people are still unaware of the outcome. Everyone is still angry and speechless with Da Feng County’s actions, and at the same time, impressed with Chief Dong’s ability to get into trouble!

Chief Xiao Dong had created trouble for many Deputy Bureau Chiefs when working at the Public Security. He had also clashed with the Education Department’s Head, Investment Promotion Agency’s Former Chief and the Finance Department. Fine… after creating troubles and clashing with the County’s leaders, he starts to target the neighboring County’s leaders.

However, this time is quite satisfying!

After the meeting, Luo Haiting remained in the office. “Chief, I had just received news that Pang Zhou is suspended for investigations.”

“This is what he deserves.” Dong Xuebing replied emotionlessly. “He had created problems for us behind our backs several times. Who can he blame?”

“That’s right.” Luo Haiting continued. “This guy is not worthy of being a Party Member.”

Dong Xuebing is relieved that Pang Zhou is suspended from his duties.

Only Luo Haiting and Dong Xuebing are in the office. She is wearing a long dress with flowery prints and had changed her hairclip to a butterfly hairclip. She had also worn a pair of white heels instead of her usual black heels. Her dressing changes every day, and she did not wear repeated clothes in a month. Very few people in Yan Tai County will dress up like her every day. When Dong Xuebing saw the stockings she is wearing, he remembered what happened yesterday. She had used her foot to stroke his legs since they sat down to chat. She only stops teasing him when they left, and she pretended like nothing had happened.

Dong Xuebing realized Sister Luo is good at pretending.

Dong Xuebing is afraid she will do the same thing again and quickly ask her to leave. After Luo Haiting left the office, he called Public Security Bureau Deputy Chief Qin Yong.

“Hello, Old Qin? Are you at work?”

“Xuebing? I have just arrived at the Bureau. What is it?”

“There is a teahouse in Hua Mei District, named Nong Cha. It’s almost Labor Day. Do you think the fire department should do an inspection on this teahouse? That teahouse seems to have violated some fire safety protocols.” Although Qin Yong oversees the traffic and patrolling officers, he is the best person Dong Xuebing can look for as he doesn’t know anyone from the fire department.

Qin Yong laughed. “Are you talking about Peng Kenong’s teahouse?”

Dong Xuebing is puzzled. “You also know about it?”

“This incident had blown up. How can I not know about it? Haha… if it is about that teahouse, the higher-ups had given out orders earlier. I think the fire department will be there once it opens for business. The Health Department and Industry Bureau will also be paying them a visit. Don’t worry.”

Dong Xuebing laughed. “They are so fast.”

Qin Yong explained. “Peng Kenong had crossed the line this time and had embarrassed all our Leaders. Do you think nothing will happen to him?”

After hanging up, Dong Xuebing lit a cigarette. He thought he should do something, but who knows, someone else acted faster than him. Even if Xie Huilan and Zhao Xinglong want to let him off, Xiang Daofa, Cao Xupeng, and Secretary Duan will not let him off. He had stood the County up and joined Da Feng County to create trouble here and made Xiang Daofa and other County Leaders scolded by the City Government for no reason. All of them will bear grudges. It might be difficult to deal with Li Feng, but not Peng Kenong.

10 am.

Dong Xuebing went downstairs and is about to drive over to the teahouse to have a look. But driving his Mercedes MPV is too outstanding, and he called Luo Haiting to bring the Camry keys over.

A few minutes later, Luo Haiting and Guo Panwei came down.

Dong Xuebing gave his keys to Sister Luo. “I will leave my car here. Whoever wants to use it, go ahead.”

“Ok. Here are the keys.” Luo Haiting passed the Toyota’s keys to Dong Xuebing and noticed the registration plate. She was stunned. “Eh, you had changed your registration plate?” No one noticed his new registration plate yesterday, as they are more concerned with the Mayor’s visit and the incident.

Guo Panwei is also stunned. Beijing’s registration plate? 9999?!

Dong Xuebing nodded. “I return to Beijing often, and it’s inconvenient to use registration plates from other regions. That’s why I got someone to register a new plate for me.”

Guo Panwei and Luo Haiting know how hard it is to get this number. It might be fine in Hebei Province, but this is a Beijing registration plate. Not everyone can get it.

Luo Haiting continues to look at the registration plate in a daze.

Dong Xuebing announced. “Since you all are here, let go to a place. Panwei, you will drive.”

After a while, a black Camry turns into a long street. Guo Panwei stopped the car by the roadside, and they look at a teahouse diagonally opposite them.

Several cars are parked outside of the teahouse, and some are from the Fire Department, and some are from the Health Department. Someone from the Fire Department is standing outside, pointing at a corner of the building. It seems that part of the building had failed the fire safety requirements. The fire safety regulation states the back door and corridors must be more than 1.4 meters. A chubby man, who seems to be the teahouse’s boss, is smiling and tries to offer that Fire Department Officer cigarettes. But he was ignored. Before they finish talking, the Health Department officers walk over and point out food safety issues. The chubby boss’s face changed, and he did not say a word. Suddenly, the cars from the Industrial Bureau arrived!

It’s a party!

The teahouse is facing endless troubles.

The chubby boss becomes anxious and tried to explain himself loudly.

But the officers from the Fire Department, Industrial Bureau, and the Health Department ignored him and issued tickets to him. After the tickets were issued, the officers chased everyone out of the teahouse. They sealed the main entrance with the Fire Department, Health Department, and Industrial Bureau’s sealing tapes!

The civilians watching the commotion laughed. They had seen businesses getting sealed but had never seen sealing tapes from three departments on a door simultaneously. This teahouse must have offended someone.

Dong Xuebing shook his head. These are the consequences of offending everyone. Luckily he can stop time, or he will really be in trouble after punching Pang Zhou.

“Let’s go.” Since the teahouse was sealed, Dong Xuebing is not interested in staying there any longer.

Guo Panwei took one last glance at the teahouse and drove back to the Agency.

……

The chubby boss is Peng Kenong’s partner and the shareholder of this teahouse.

After his teahouse is sealed, he called Peng Kenong furiously. “The teahouse has been sealed! The Industrial Bureau, Health Department, and Fire Department were here!”

“What?!” Peng Kenong’s face changed. “What’s going on?”

The Chubby boss shouted. “What do you think?! Old Peng! You had got me into this mess! I am not as rich as you and only have this business! All my savings will be gone after paying the fines! You ah… You had decided to invest in Yan Tai County yesterday. Why did you change your mind last minute? Why didn’t you inform me beforehand? You had offended all the Leaders in Yan Tai County!”

“I had not expected this too. Da Feng County’s offer is too attractive…”

“What subsidies did they offer you? A few hundred thousand? A million? Do you know how much is fine!? Do you know how great our losses are?”

Peng Kenong knew his losses had exceeded his gains. He owns a big stake in the teahouse and is furious. “Don’t be anxious, Old Liu. I will think of a solution. What are they trying to do? I can choose where to invest with my money and had not signed any official contracts with them. How can they find trouble with our teahouse?! Who will dare to invest in Yan Tai County in the future?! This is too much!”

The Chubby boss thought to himself. If you had not agreed to invest in the first place, will they treat you this way?! All these problems are created by you! The Chubby Boss is unhappy with Peng Kenong and felt he had created this mess because of his greed for small gains.

Actually, Peng Kenong also did not want things to blow up like this.

Businessmen are profit-driven. Da Feng County had made an irresistible offer, and Peng Kenong thought nothing will happen if he cancels his agreement with Yan Tai County. But Sun Shuli saw his car and stopped him in front of the Investment Promotion Agency, and everything escalated. Moreover, Da Feng County and Yan Tai County are not on good terms, and the hitting incident happened. This resulted in things getting out of hand. He felt he is a victim in this incident as he was dragged into this rivalry between both counties. Even if he had agreed to invest verbally and suddenly changed his mind last minute is not right, but breaking contracts are very common nowadays. Why is Yan Tai County going after his teahouse now?

Da Feng County.

Peng Kenong, who is resting in a hotel, is called Li Feng. “Mayor Li, my business in Yan Tai County is sealed and is slapped with hefty fines. How can they do this?! Isn’t this considered revenge?”

Li Feng frowned. “What business is that?”

“It’s a teahouse. The Industrial Bureau and Fire Department’s officers had come and fined us with an astronomical amount! If they carry on finding trouble with us, we might have to shut down that business!”

“…… are there any issues with your teahouse’s fire safety features?”

“Impossible! They are doing this on purpose!”

Li Feng doesn’t believe those officers will be so daring to seal Peng Kenong’s teahouse and issue him heavy fines if nothing is wrong.

Peng Kenong noticed Li Feng was not speaking and said. “I heard your County will have an investment fair soon. Some of my friends had wanted to invest in Yan Tai County. I will tell them what happen and advise them to attend your County’s investment fair.”

Li Feng is the organizer for this investment fair, and he brightens up after hearing this.

Chapter 434 – You all are forcing me!

Dong Xuebing is in his office reading the City’s financial newspapers before noon.

There are three big words, Da Feng County, on the front page, and the article is about the upcoming Investment fair organized by them. It is a big fair and other than the Chinese businessmen. The shareholders of big corporations and Korean businessmen are invited. The County Mayor, Li Feng, is the main organizer.

No wonder Li Feng went to Beijing a few days ago! He is there to invite the businessmen.

Dong Xuebing frowned.

Knock… knock… Jiang Hailiang knocked on Dong Xuebing’s office door.

“Hailiang.” Dong Xuebing puts down the papers. “Have you read today’s financial newspapers?”

“Not yet.” Jiang Hailiang paused for a second and picked up the paper. His brows twitched, and his facial expression changed after two minutes. “What is the City Government doing? Investment fairs’ articles are normally published on the last few pages. When our County organized an investment fair a few years ago, they featured us on the last page! Why are they featuring Da Feng County on the front page?! Also, Da Feng County had just snatched our project away, and the City Government is featuring them? This is too bias!”

Dong Xuebing asked. “How many projects can Da Feng County get from investment fair in the past?”

“They got six projects last year.” Jiang Hailiang replied. “The total investment is more than 100 million.”

“How did our County do in our investment fair two years ago?”

Jiang Hailiang looks embarrassed. “We got only two projects worth 20 million.” He did not tell Dong Xuebing that one of the projects had been confirmed before the fair, and they had only gotten one project from their fair.

Dong Xuebing took the papers and read the article again. No wonder the City Government is siding with Da Feng County. They are much stronger than Yan Tai County in getting investments. After what happened yesterday, the City Government featured them on the front page of the papers. This is implying that Yan Tai County is nothing. Da Feng County can snatch your project and remove your staff from his position because they are better at getting investments!

Dong Xuebing knew the City government might not mean this way, but this article speaks a lot about their thinking.

The City government is too much.

Sister Xie had gone to the City government, and Dong Xuebing wonders what’s the outcome.

Party Secretary Xiang had also complained to the City Government.

After Jiang Hailiang left, Dong Xuebing wants to call Xie Huilan to ask her about it, but he knows someone will tell him about the outcome when it is settled. He looks at his watch. It’s noon, and he went downstairs to get his car. He is not having lunch at the Agency’s cafeteria as he wants to visit Yu Meixia and Yu Qianqian.

The Camry drove across three streets towards Hua Mei District.

One minute… five minutes… ten minutes…

Dong Xuebing slowed down as he passed by Peng Kenong’s teahouse. He noticed a Health Department car parked outside of the main entrance, and someone is removing the seal on the front door. The fat boss is also there, and they exchanged a few words before the Health Department staff storm away. After that, the boss waved to a few workers to open the main door and carry to operate!

What is going on?

Dong Xuebing’s face changed. The teahouse was only sealed for a few hours, and it can continue to operate? What are the seals from the Industrial Bureau and Fire Department gone?

Damn! After embarrassing our County’s leaders, you all still dare to operate your business here?

Dong Xuebing stepped on the accelerator and went after the Health Department car. He overtook and cut in front of that car and forced them to stop.

Bam! Dong Xuebing got out of his car.

The Health Department staff was about to scold Dong Xuebing.

But the middle-aged man beside recognized Dong Xuebing and quickly stopped him. “It’s the Investment Promotion Agency’s, Chief Dong!”

The God of Plagues?! The driver got shocked. Luckily, he did not scold him and quickly got out of the car to greet him. “Chief Dong.”

Dong Xuebing looks at them. “Who asked you all to remove the seal on that teahouse?”

One of the staff smiled wearily. “We also don’t know what happened. This morning, I brought my men to seal that teahouse. The hygiene at the front part of the shop is still fine, but the back kitchen did not meet the requirements. But leaders from our department called and told us they had paid their fines and asked us to remove the seal. I don’t know about the exact details…”

The department?

Dong Xuebing knew these staff would not be so daring to go against Party Secretary Xiang and Mayor Xie’s orders. He returned to his car and called the Health Department Chief, Xu Xu. He had met Xu Xu at the Finance Department, and he was formerly a Pediatrician and is well mannered.

“Hello, Old Xu. I’m Dong Xuebing.”

“Oh, Chief Dong.”

Dong Xuebing asked directly. “Didn’t your department just sealed the teahouse beside Hua Mei Teahouse this morning because of their hygiene issues? Why is the seal removed?”

Xu Xu hesitated for a second and replied. “The Industrial Bureau and the Fire Department have also removed their seals.”

“… Huh? What do you mean?”

“This order is not given by me. It is from the County Government, and I am not sure about the details.”

Xu Xu did not continue, but Dong Xuebing got the hint.

This order is from the County’s leader?! They had just sealed this teahouse, and now they are slapping themselves?! What are they thinking? Wait! Something is wrong. Dong Xuebing’s face changed, and he parked his car by the roadside.

Ring… ring… ring… But before Dong Xuebing could make any calls, his phone rang. It’s Hu Silian.

Dong Xuebing suppressed his anger and answered. “Sister Hu, what is going on with that teahouse? The seals…”

“It’s Party Secretary Xiang who gave the order to remove the seals.”

“Party Secretary Xiang? Why? This morning…”

Hu Silian sounded angry when she replied. “Earlier, a Provincial Leader’s secretary called Party Secretary Xiang. I don’t know if this is an order from that leader or it is from that secretary. But that secretary reprimanded him and our County. He implied that Peng Kenong had complained to the Provincial Government that Yan Tai County’s investment had been unfairly treated. That Secretary said the Provincial Leaders take a serious view on this matter and want our County to think of the big picture. We must not disappoint investors or tarnish the Province’s reputation. With the Provincial Leader’s secretary backing Peng Kenong, who dares to seal that teahouse? That’s why Party Secretary Xiang ordered to remove the seals.”

Dong Xuebing’s face changed. “They don’t want us to disappoint the investors? Who is the one that started all these first? Peng Kenong is the one who stood us up! Why should we care how he feels? They still want us to protect him?! Do we owe him anything from our previous life?!”

“Peng Kenong does not have such strong connections.”

“… Huh?”

“I heard that Provincial Government Leader is Li Feng’s distance relative.”

Li Feng? It’s that goddamn Da Feng County again!

Dong Xuebing is about to explode. When your vehicle breaks down, I gave you a lift from Beijing. You are the one who belittled me and snatched our investor. After that, you even used your connections in the City Government to interfere with our County Government and tried to remove me from my position and scold our leaders?! Now, you even want to interfere with how our County’s department enforcing the law?! After using your connections in the City Government, you are using your Provincial Government connections to suppress us?! Do you think Yan Tai County is your backyard, and you can do whatever you want?!

Dong Xuebing asked. “Sister Hu, I went to that teahouse before, and their fire exit at the back did not meet the requirements. This is not something that can be settled with just paying the fines. It will take as least two weeks for them to rectify the exit. Who is going to be responsible if anything happens during this period? How can Da Feng County interfere in our County’s affairs?! Who gave Li Feng the rights to interfere?”

“The Provincial Government Leader’s secretary had spoken, and we must obey even if it is wrong.”

Hu Silian is also unhappy. Peng Kenong does not know any Provincial Leaders, and this must be Li Feng’s doings. He is getting back at Yan Tai County for being embarrassed by the fake fall incident! Hu Silian is also furious with Li Feng interfering in Yan Tai County. They had snatched our investor and accused our staff. Does he thinks he is right to do all these? What sort of character does he have?!

Both Dong Xuebing and Hu Silian did not say anything as they are too angry!

A few seconds later, Dong Xuebing took a deep breath to calm himself. “Mayor Xie had gone to the City yesterday. Is she back? What did the City Government say?”

When he mentioned this, Hu Silian got more furious. “The City Government did not say anything!”

“Did not say anything?! What do you mean?”

“Party Secretary Xiang and Mayor Xie had complained to the City Government, but the City Government, especially the Deputy City Mayor who oversees the Investment Promotion Agency, ignored their complaints. It doesn’t matter which County gets the investment as the investment still falls under Feng Zhou City. From what Mayor Xie told me, the City Government felt Da Feng County can snatch that investor from us. But I know it is because Da Feng County’s investment fair is starting soon, and the City takes it seriously. They even help Da Feng County by featuring them on the front page of today’s papers. During this period, Da Feng County is more important than us, and the City will side with them.”

Dong Xuebing could not hold back any longer. “They can snatch the investor from us?!”

“… Li Feng has deep connections in the City Government too!”

Li Feng! Da Feng County!

You all are forcing me!

Chapter 435 – Going to Da Feng County to snatch projects!

Inside the Camry.

Although Dong Xuebing could guess the answer, he still asked Hu Silian.

“… did Da Feng County apologize?”

Hu Silian clenched her teeth. “After Pang Zhou is suspended from his duties… we did not hear anything from them.”

“That’s all?” Dong Xuebing’s face changed. “They gave us so many troubles, and don’t even want to apologize?!”

“Da Feng County felt it was a misunderstanding, and punishing Pang Zhou is enough. They didn’t feel the need to apologize.”

Li Feng had interfered with the City Commission for Discipline Inspection to remove Dong Xuebing from his position forcibly and even got the City Government leader to scold Yan Tai County’s leaders. After the truth is found out, he left with Peng Kenong as if nothing had happened and let Pang Zhou shoulder everything. Damn! He doesn’t even feel apologetic for what happened?! Isn’t he the one who wants me to apologize to him at the hospital?!

When something happens, you want an apology from us!

But then things are not in your favor, you pretended nothing had happened.

Bastards!

Dong Xuebing did not expect an apology from Li Feng, as he is a County’s Mayor. It is impossible, but after creating so many troubles, he still instigates the Provincial Government to interfere with Yan Tai County affairs again?! You are too overbearing! Dong Xuebing knew Xie Huilan had gone to the City, and Xiang Daofa had complained to the City Government, are not because they wanted Peng Kenong’s investment back or want Li Feng to be punished. They wanted an apology from Da Feng County! If not, how are they going to pacify Yan Tai County government staff?! Just because you have connections in the City and Provincial Governments, you don’t need to apologize?!

“What are the leaders going to do?” Dong Xuebing asked.

“This will not be the end. I heard Party Secretary Xiang and Secretary Cao are furious. Mayor Xie is also…”

How can they not be angry? Da Feng County is shitting all over Yan Tai County again and again!

Dong Xuebing does not have a good temper in the first place and could not hold back anymore. “Sister Hu, this incident is started by our Investment Promotion Agency, and I should be responsible for this. Help me inform Mayor Xie that I will handle this! I swear I will give all the leaders a satisfactory outcome!”

“You? What are you going to do? Xuebing, you must not…”

Du… du… du… Dong Xuebing hangs up and drove back to the Investment Promotion Agency.

Lin Pingping had just returned to the Agency when she saw Dong Xuebing parking his car. She quickly got out of her car. “Chief, I heard the City government is not doing anything to Da Feng County for snatching our project. They claim this is healthy competition. They had come to our County to get investors. How can this be healthy competition?! Also, we had signed the intent to invest letter! They are too…”

Dong Xuebing interrupted Lin Pingping. “Notify all the department heads to come for a meeting!”

Lin Pingping got a shock and looks at her watch. Everyone should be having lunch in the cafeteria at this time. Still, after seeing Dong Xuebing’s expression, she did not say anything and went to call the rest.

A few minutes later.

Top floor. Small meeting room.

When Lin Pingping informed the rest about the meeting, she also told them what she found out. Everyone thought yesterday’s incident had ended. When they heard Da Feng County did not apologize for what happened and even used their connections in the Provincial Government to suppress them, they are furious!

This is not the end!

Li Feng had declared war on Yan Tai County!

When the meeting started, Sun Shuli, Jiang Hailiang, and the rest wanted to voice their opinions.

“Chief, Da Feng County…”

Dong Xuebing waved his hand to stop them. “I know what you all want to say. Our Agency started this incident, and we must take responsibility and settle it for our County since Da Feng County refuses to apologize. Fine! I will force them to give us an answer!” Dong Xuebing had said this before when he was furious, and he is saying this again!

Everyone is confused and didn’t get what Dong Xuebing mean by forcing them to give us an answer.

Dong Xuebing continued to assign duties. “Old Sun, you will cover me when I am not around these few days. If any major decisions need to be made, discuss them with the rest in a meeting. If you all cannot get me through my phone, you all can go ahead with your decisions. Everyone must be on your toes.”

Sun Shuli paused for a few seconds. You are not around? Where are you going?

Dong Xuebing continued. “Director Luo, our office operations must not go wrong. Business Section Chief Lin and Section Chief Jiang, you two must continue to get investments and try to get better results than last month.”

Luo Haiting asked. “Chief, you are…”

Dong Xuebing calmly replied. “Da Feng County’s investment fair is about to start. I felt they had done a good job, and many investors should be visiting the fair. I will be going over to take a look.”

You are going there to take a look?

Are you sure you are going there to take a look?

Lin Pingping, Luo Haiting, and the rest were speechless. None of them believe Dong Xuebing will be just going there to take a look. Chief Dong is going…

Sun Shuli felt this is not a good idea. “Chief Dong, this…”

Dong Xuebing waved his hand. “That’s it. Meeting dismissed. Go back to work. Director Luo, I will leave my Mercedes MPV where and will be driving the Camry. Ok! That’s all!” He grabbed his bag and went downstairs for his car.

Luo Haiting, Lin Pingping, and the rest exchanged looks and knew Da Feng County had gone too far this time. They had thoroughly angered Chief Dong, and all of them knows his temper. They know Chief Dong will be going to Da Feng County’s investment fair, and who knows what trouble is he going to get himself into there!

Guo Panwei ran after Dong Xuebing and wanted to drive for him.

But Dong Xuebing did not allow Guo Panwei to follow him. “Panwei, stay and familiarize yourself with the work here.” This is to protect Guo Panwei as he does not want to implicate him. He is not going to Da Feng County to learn from their investment fair. He is going there to settle the score!

“Chief, I…”

“No need to say anymore. Go back now. If I need your help, I will call you.”

Dong Xuebing boarded the Camry and sped out of the Agency towards Da Feng County.

…….

At the same time.

County Government Office building. Xie Huilan and Deputy Secretary Cao are having a meeting in her office.

Hu Silian waited for a long time, but Secretary Cao did not leave. She remembered what Dong Xuebing said over the phone, and she could not remain calm. She knocked on the door and entered. If it were someone, she would not inform Xie Huilan. A department’s head whereabouts is not that important for the Mayor to be concerned. But this is Dong Xuebing, and it is different. Hu Silian had noticed Xie Huilan treated Dong Xuebing differently from others. That’s why she decided to report to Xie Huilan as she knows Dong Xuebing will wreak havoc at Da Feng County this time.

Xie Huilan looks up at Hu Silian after getting interrupted.

Hu Silian quickly says. “Mayor Xie, there is an emergency.”

“… what is it?” Xie Huilan and Cao Xupeng look at her.

Hu Silian replied. “I just spoke to Chief Dong over the phone, and he said it’s his Agency that should be responsible for yesterday’s incident. He wants me to tell you that he will settle this.”

Cao Xupeng frowned. “How is he going to settle this? Is he going to create trouble again?” He is afraid of Dong Xuebing as he is a troublemaker.

Xie Huilan narrowed her eyes. “Call Xiao Dong and tell him I want to see him.”

“I tried calling, but his phone is off.” Hu Silian replied.

Xie Huilan did not say anything and made a call. “Hello, Mayor Zhao. Try to get in touch with Xiao Dong and ask him to come over to the County Government… yes… that’s all.”

Zhao Xinglong knew something might have happened and called Dong Xuebing’s phone immediately. But Dong Xuebing’s had switched off his phone, and he called the Investment Promotion Agency Office.

Luo Haiting answered. “Hello, Mayor Zhao?”

Zhao Xinglong asked. “Where is Xiao Dong? Get him to the phone.”

“Chief Dong? He… has gone out and is not around.”

“Gone out? Where did he go?”

“Err…” Luo Haiting hesitated but knew she could not keep this from the leaders. They will find out sooner or later. “Chief Dong had gone to Da Feng County?”

“Why is he going there?”

“I don’t know. He did not say anything.”

Zhao Xinglong’s heart skipped a beat and quickly called the Mayor’s Office. “Xiao Dong had just left for Da Feng County!”

Cao Xupeng got shocked. “Why is he going to Da Feng County?”

“What else can he do?” Xie Huilan smiled. She knows Dong Xuebing too well. “You should know his temper, and he believes in an eye for an eye. Da Feng County’s investment fair is about to start, and they had snatched a project from us and almost caused him to lose his position. Yet, they still refused to apologize, and how can Xiao Dong stand it? He must be going there to snatch their projects.”

“What?!”

Zhao Xinglong and Hu Silian were stunned!

Cao Xupeng also draws in a deep breath. He does not doubt what Mayor Xie said, as Xiao Dong will do such things!

But the City Government is treating this investment fair seriously and even featured the fair on the City’s newspaper headlines!

Xiao Dong will take the bear by the tooth by snatching Da Feng County’s investment right under their nose! He is going to slap Da Feng County in front of the whole City!

Li Feng might have snatched their project, but that is during normal times! If Yan Tai County is holding an investment fair, Da Feng County will not dare to snatch our investment. Both scenarios are different! The investment fair also carries political weight in it!

But Xiao Dong is going there to their investment fair to snatch their investors!

Damn!

This is too unethical!

Chapter 436 – Scolding Mayor Li’s secretary!

Da Feng County’s town.

It’s a bright and sunny afternoon.

This is the first time Dong Xuebing has come to Da Feng county. He drove along the streets of the County’s town and noticed there is lesser greenery compared to Yan Tai County. This place is more modernized with taller buildings, and the roads are wider. It’s quite obvious that the County town is more developed compared to Yan Tai County. Because of the investment fair, he also spotted lots of traffic police officers patrolling the area.

This investment fair is quite grand!

Dong Xuebing is hungry as he had not taken his lunch, and he parked in front of a restaurant. As lunchtime is over, not many people are in the restaurant.

A waitress walks over with the menu.

After ordering, Dong Xuebing asked. “I heard your county is holding an investment fair soon, right?”

The waitress nodded. “The opening ceremony is tomorrow, and the fair will last two to three days. Many businessmen had arrived. Oh, are you here to invest too?”

Dong Xuebing smiles. “Yes. Do you know which hotel the businessmen are staying in?”

The waitress thought for a while. “I did not notice it, but the County Government always house their guests at Ruihe Hotel during such events.” She pointed towards the west. “It’s just over there, and you can reach within ten minutes if you are driving.”

“Ok. Thank you.”

“You are welcome. I will bring your dishes over.”

Dong Xuebing settled the bill after eating and drove over to the hotel.

Dong Xuebing does not know what his County’s leaders will say if they know he is coming to Da Feng County’s investment fair to snatch their investors, and he switched off his phone. Since Li Feng can snatch their investment, and the City Government is supportive of such ‘healthy’ competition, I will compete with you all! Who cares about your investment fair?! Go to hell! I will make sure you all return whatever you own to our County! Do you think you can rob us, and nothing will happen to you all?!

Ruihe Hotel is very grand and has around ten floors.

Dong Xuebing saw many luxury cars, like Mercedes, Audi, Porsche, Cadillac, etc., in the parking lots and knew he is at the right place. After parking his car, he entered the lobby to book a room at the front desk.

“Do you have any reservations?”

“No.”

The investors are staying above level six as the suites and bigger rooms are reserved by Da Feng County. Only the investors who had registered with Da Feng County’s Investment Promotion Agency can stay there for free. Other guests are not allowed to enter and can only stay below level six. In the end, Dong Xuebing got a standard room on level five. After taking a hot shower in his room, Dong Xuebing returned to the hotel lobby on the ground floor. He sat in the corner of the smoking area to observe the people going in and out.

Some of these people are Da Feng County Investment Promotion Agency’s staff as they accompany businessmen in and out of the hotel. Some even helped the businessmen to get the keys from the front desk.

These people are all bigshots.

Dong Xuebing even saw a few investors who had appeared on their Provincial TV programs.

Some of the guests are the bosses of a big corporation in the City, and there are even a group of Americans.

How did Da Feng County get so many potential investors? Dong Xuebing knows some of them might be ‘actors’ and had come over to show their support to Da Feng County. Even though he knows not all of these people are real investors, but he is still jealous. You all have so many investors. Is there a need to snatch a small project worth 10 million RMB from us? And it’s even the Mayor who snatched it! You all are doing this on purpose from the start!

Suddenly, a group of men entered the hotel.

Dong Xuebing recognized one of them on the left. Because of Li Feng, he had read up on Da Feng County Government. This man is called Wang Bo, and he is Li Feng’s secretary. Who are these people for the Mayor’s secretary to receive them personally? He looks at the rest of the group carefully.

Eh? Koreans?

How come one of them looks so familiar?

That Korean man, which Dong Xuebing finds familiar, is in his forties. His footsteps are stable, and he looks like a trained martial arts artist. His status in the group should be the highest as Wang Bo did not leave his side. The rest of the group are also chatting around him. Dong Xuebing suddenly remembered who this Korean is. Park Yongxi. He is a Tae Kwon Do Grandmaster in Korea and is ranked fifth in the world.

Dong Xuebing did not follow Tae Kwon Do news previously, but after his trip to Korea, he started to take note of it on the news and recognize Park Yongxi.

This guy is a grandmaster.

Although Dong Xuebing had won against many Tae Kwon Do black belts, but he knows the skills of all black belts are different. There might also be a big difference between two seventh Dan black belts, and their Dans is not a good gauge of their skills. For example, those Olympic Tae Kwon Do athletes hold only three or four Dans, but they can easily win against those six or seven Dan black belts in Korea. The Dans in Taekwondo have nothing to do with their strength. It is about their age and experiences. But this Park Yongxi is a real Grandmaster with actual strength, and those black belts which Dong Xuebing fought against are nothing compared to him.

Dong Xuebing narrowed his eyes and looked at Park Yongxi.

Park Yongxi felt someone looking at him and turned.

Both men’s eyes met for about one second, and look away. Dong Xuebing continued to smoke his cigarette slowly, and Park Yongxi went upstairs with Wang Bo.

Why is a Tae Kwon Do Grandmaster here?

Dong Xuebing wondered, but after he was arrested in Korea, and released with Xie Huilan’s help, news of him working in Yan Tai County should be exposed. If Park Yongxi is here to seek revenge, why did he come to Da Feng County to attend this investment fair?

Oh, Dong Xuebing heard Park Yongxi’s mother is Chinese and had been doing business in China before passing away.

Dong Xuebing remembered Park Yongxi had spoken mandarin fluently during one TV interview. He might be coming here to invest. But why did you pick a place like Da Feng County?! Stupid!

Park Yongxi and the group of Koreans should be coming here to sign the investment contract, as Dong Xuebing can tell from Da Feng County’s staff attitude towards them. That group of Americans should be receiving the same treatment as they are also foreigners. But Da Feng County did not treat them the same, and they are most likely to be ‘actors’ and will not make any investments. If the Koreans had not confirmed their investments, Wang Bo would not be accompanying them. Park Yongxi’s mother is very wealthy when she was alive, and this investment should be large.

Just when Dong Xuebing was about to go upstairs to think of a plan, he heard a commotion behind him.

“Mayor Li.”

“Mayor.”

Dong Xuebing stopped and turned. Li Feng had just stepped into the lobby with a few government staff. Some investors quickly walk over to greet and chat with him. Li Feng and other Government Leaders returned their greetings politely. This is different from how he acted when he was in Yan Tai County.

You belittled your comrades and smiles at these other provinces’ investors and foreigners like they are your father.

The elevator’s door opened, and the Mayor’s secretary, Wang Bo, walks out. Li Feng waved to him and was about to say something to him when he noticed Dong Xuebing in the rest area. His face immediately changed, and he called Wang Bo over and whispered something to him. Wang Bo’s face also changed as he walks over to Dong Xuebing.

“You are Dong Xuebing?!” Wang Bo asked rudely. He is the Mayor’s secretary and held a high status. Dong Xuebing is only a department head from another County, and he does not need to be polite to him.

Dong Xuebing glanced at Wang Bo. “Who are you? Do I know you?”

“What are you doing here?” Wang Bo knew about yesterday’s incident. “When did Yan Tai County Investment Promotion Agency move to our Da Feng County?”

Damn! You all still have the cheek to ask me this?!

Dong Xuebing is mad. “I should be the one asking you all first! Why did your Investment Promotion Agency go over to Yan Tai County? Eh? Don’t show me that face! Who do you think you are?”

Wang Bo shouted angrily. “Who are you to speak to me this way?!”

“This is the way I speak! If you don’t like the way I speak, you can get lost!”

The government staff and investors overheard them and were shocked. Do they wonder who this guy that dares to scold the Mayor’s secretary is?

Scolding a government leader is taboo, but a messenger… Dong Xuebing will not hold back.

Wang Bo can’t be bothered to argue with Dong Xuebing. “This is our Da Feng County’s investment fair, and this is not Yan Tai County! I want you to leave immediately!”

Dong Xuebing laughed. “Leave? Who do you think you are? I am on vacation these few days! What’s wrong with me staying here for a few days? Is this against the law? A group of Americans had just entered, and you had sent a group of Koreans upstairs! Even foreigners can stay here, why can’t I stay? Are you all racists?!”

Chapter 437 – Hooligan Xiao Dong!

After scolding Wang Bo, Dong Xuebing openly accused him of being racist.

You allowed foreigners to enter and not Chinese?! You all are from a government department?! This is a serious issue.

Wang Bo’s face turned red with anger. He is in his thirties and had worked in the government service for years. But this is the first time he met a civil servant like Dong Xuebing. Which government staff will start scolding, make accusations, and fall out with someone he just met?! Why did Yan Tai County have a Section Chief like him as one of the department’s head!?! Which part of him looks like a department head?!

Da Feng County’s people have not heard of how Dong Xuebing got his promotions. He had moved up the ranks using his fists and doesn’t care about the consequences.

Wang Bo is angry.

But Dong Xuebing is angrier!

You all dare to come to Yan Tai County to snatch our project, and you don’t allow me to stay in a Da Feng County hotel?! What’s the meaning of this?!

Dong Xuebing looks at Wang Bo. “Stop staring at me! Who are you trying to scare? You want me to leave immediately? Is this your idea, or is it Mayor Li’s orders?! Is this what Da Feng County wants, or is it the hotel?! If this is your County’s instruction, get the hotel’s manager to speak to me! Ask the hotel to take away my room and throw my luggage out! I will leave immediately if you can do this! I will go to the City Government to tell the City leaders how you all treated me and ask the leaders why foreigners are allowed to stay here and not someone from Yan Tai County! You all have your laws!”

Wang Bo nodded. “Fine! Go ahead and stay here!”

“Of course!” Dong Xuebing snubbed his cigarette. “Not only will I stay here, and I still want an explanation from you all! Your Da Feng County’s staff had accused me of hitting him and almost removed me from my position. Shouldn’t you all give me an explanation? You all had troubled me for so long, and shouldn’t you all apologize?! Ah?!”

Apologize? Dream on! Wang Bo coldly replied. “Pang Zhou had been suspended, and that’s the end of it. What else do you want?”

“Is it me who doesn’t want to end it? You all had interfered with our Yan Tai County’s affairs several times through the higher-ups! Are you all addicted to it?!” Dong Xuebing cannot scold Li Feng directly, but he can scold Wang Bo instead. “Do you did you learn what the consequences of accusing someone in school are? You need to face the law! Do you think a suspension is an end?”

Wang Bo can tell Dong Xuebing is purposely creating trouble here. “This is a public area, and you better watch what you are saying! Do you know where this place is?!”

Dong Xuebing laughed. “Ah… I don’t know. Can you tell me if this place is Tiananmen or Zhongnanhai?! Is this the capital?”

“Stop shouting!” Li Feng stormed over with a few other government leaders.

Dong Xuebing smiled. “Ah, Mayor Li. It’s such a coincidence. I didn’t notice you are here.”

A County Government leader shouted at Dong Xuebing. “This is Mayor Li’s secretary. How dare you scold him earlier?”

Dong Xuebing pretended to be surprised. “Oh, sorry. I didn’t know you are Mayor Li’s messenger, and I thought you are one of the hotel’s security guards. It’s my fault for not recognizing you.” After a war of words, Dong Xuebing patted Wang Bo’s shoulder. “Mr. Secretary, why didn’t you tell me you are Mayor Li’s secretary? Oh, what you said earlier about Da Feng County’s hotels do not allow people from Yan Tai County to stay in, is Mayor Li’s instructions?”

All the Da Feng County Government staff were speechless when Dong Xuebing said this.

A few investors watching the commotion almost burst out laughing. They wondered how come there is someone like this guy in the government service. His mouth is too evil!

Wang Bo knew he had said the wrong things earlier and shouted angrily. “Stop creating a scene here!”

Dong Xuebing retorted. “Am I the one creating a scene here? I am smoking quietly here and trying to learn from how your County attracts investors. You are the one who comes up to me and wants to chase me out. Did I offend you in any way? Is it a crime to sit here? Mayor Li, you cannot blame me for scolding him. This guy walks up to me and wants me to get out of the hotel for no reason. Even I am a Communist Party Member, and I will also be angry!”

Li Feng knitted his brows as he looks at Dong Xuebing. He had never taken Dong Xuebing seriously. Although he had gotten a lift in Dong Xuebing’s car in Beijing, he did not notice it was a Mercedes MPV. It was until much later he realized it was a Mercedes MPV. This Investment Promotion Agency Chief dares to drive a car worth more than a million RMB openly and dares to dump him by the roadside. The other Yan Tai County’s leaders also treated him differently, and Li Feng knows he is not ordinary. But Li Feng still did not mind about him. He is just a small department head from a neighboring county. Even if he has connections within the City Government, what?! Li Feng also has people from the City Government backing him.

Li Feng knows Dong Xuebing is not here to learn from his County. From his attitude, he is here to create trouble, and Li Feng is furious.”

Li Feng is the organizer of this investment fair, and the City Government Leaders are watching him closely.

Nothing must go wrong!

Someone at Li Feng’s status will not argue with Dong Xuebing in public. He waved his hand to call Wang Bo back and left with the rest.

Wang Bo’s lungs are about to explode from his anger. “This person is too much! How is the fit to be a civil servant?!”

Li Feng coldly replied. “Get someone to watch over him during the investment fair! Make sure he did not create any problems for us!”

“Mayor, I can tell he is here purposely to create trouble.” Wang Bo said. “It’s hard to stop him, and all the investors are staying in this hotel…”

Li Feng glanced at him. “Then we will make them leave here!”

Wang Bo hesitated and nodded.

Li Feng and Wang Bo turned to look at Dong Xuebing after their conversation ended. They saw him chatting to an investor in the rest area.

“Oh, Manager Liu, you are from Beijing?”

“Haha… I can tell from your accent too.”

“It’s such a coincidence. Manager Liu, what project are you investing in here? Machinery spare parts? Eh? Then you shouldn’t come to Da Feng County. Our Yan Tai County is experienced in this sector… oh, I forgot to introduce myself. I am from Yan Tai County Investment Promotion Agency… What do you think? If you don’t find this place suitable, you can check out our County. We are both from Beijing, and I will give you the highest subsidies!”

The other investors overheard their conversations and were speechless.

The Investment Promotion Agency Chief from a neighboring County is here to get investors?!

Damn! Everyone had only seen Dong Xuebing argue well, but what he is doing now is shameless!

You are here to snatch our investors?! Li Feng’s face turned black, and he took out his phone to make a phone call. Wang Bo and the other Da Feng County’s staff are also furious. Dong Xuebing is doing this in front of them!

……

One hour later.

News of Dong Xuebing scolding Da Feng County Mayor’s secretary reached Yan Tai County.

Luo Haiting and Lin Pingping exchanged looks and smiled.

Lin Pingping said. “Sister Luo, I have never met a Leader like Chief Dong… I didn’t know one can be a Leader through his methods.”

Luo Haiting replied. “Our Chief is very smart. Although he looks… err… have you noticed that Chief Dong knows his limits? Even if he got into trouble, it would be a problem he can manage. It should be the same this time.”

“I hope so. Sigh… but I think it’s hard for him not to get into trouble this time. The City Government will not sit by and do nothing.”

Da Feng County complained to the City Deputy Mayor, who oversees investment!

Party Committee Building.

Zhao Xinglong, Cao Xupeng, and the rest also heard about Dong Xuebing scolding Li Feng’s secretary and even tried to snatch their investors in front of them. All of them are speechless. When they heard Dong Xuebing had gone to Da Feng County, they thought he would secretly snatch one or two investors back. None of them expected him to do this openly!

Dong Xuebing is the only one who is capable of doing such things!

Zhao Xinglong is at a loss for words.

But before the leaders could fully digest what happened, they are infuriated by the City Government’s attitude! The City Government called up to scold them again!

Even if Xiao Dong is too much, but it was Da Feng County who started it first. Why is the City Government only scolding them?! Everyone knows Li Feng has a distant relative in the Provincial Government. Still, the City Government should not be so biased!

After scolding Xiang Daofa, Zheng Shizhang, the Deputy City Mayor who is overseeing the City’s investments, called Xie Huilan to scold her. “What is your Yan Tai County trying to do?! How can you send someone from your Investment Promotion Agency to Da Feng County to snatch their investors?! They are holding an investment fair! What are you all trying to do?”

Xie Huilan had just ended her meeting in the Party Committee Building and is walking down the stairs.

No one expected Xie Huilan to flare up!

Xie Huilan narrowed her eyes. “Mayor Zheng, when Da Feng County came to our County to snatch our investor, you say it is fair competition as the contract has not been signed. Fine. We will see it as fair competition. But why can they come to our County, and our people cannot go over there? Da Feng County can snatch our investor, and we cannot go over to their County to speak with the investors?! What logic is this?!”

Everyone who overheard Xie Huilan was stunned. When did Mayor Xie learn from Chief Dong?

Talking back to the Leaders?!

Arguing with a City Deputy Mayor?!

Only Hu Silian is not surprised. Everyone sees Mayor Xie as a weak and ordinary woman. But when she gets angry, she will turn into a tigress! This time, she is really angry!

Chapter 438 – Xie Huilan’s anger!

Yan Tai County.

Many people’s jaws dropped as they saw Xie Huilan getting angry in the Party Committee Building.

Zheng Shizhang paused for a second after Xie Huilan talked back at him. He banged his table angrily. “Is this Yan Tai County’s attitude?!”

Zheng Shizhang was so loud until other staff who were standing a few meters away could hear it.

Xie Huilan smiled. “Is this our attitude?! This is what I want to ask the City! Mayor Zheng, this incident is unfair to Yan Tai County. Da Feng County had gotten Xin Hua News Agency reporters to create trouble at our County not long ago! After that, they snatched a project away from us! After that, one of their staff pretended to be hit and accused our staff of hitting him! They almost got our staff to be removed from his position! We could keep quiet if they crossed the line only once. But the second, third and fourth time?! I want to know what they are trying to do?!”

“I had made myself clear when you come to the City! The related staff has been punished!” Zheng Shizhang banged the table. “We are talking about why your Investment Promotion Agency staff in Da Feng County is now?! Do you know what an investment fair is?! There are political directives in it! You still dare to argue?!”

Xie Huilan continued smiling. “Since Da Feng County can come to our County to get investment and the City doesn’t see it as a problem, why is it a problem for our staff to go to Da Feng County? Da Feng County had passed by the contract signing venue with the investor openly and ignored us! That is not considered a political issue?! Our man had not done anything in Da Feng County, and you are calling this a political issue?!”

Zheng Shizhang is furious. “You have been a Party Member for years! Is this your thinking?!”

“The City Government is only reprimanding our Yan Tai County but pretended not to see Da Feng County’s wrongdoings. Mayor Zheng, I don’t have any problems with my thinking, or is this our Yan Tai County’s problem. You are the one who has a problem!”

This sentence is too harsh, and everyone looks at Xie Huilan in shocked.

Even Hu Silian did not expect Mayor Xie to criticize Mayor Zheng over the phone.

Damn!

Mayor Xie is furious this time!

Zheng Shizhang is too angry to find his words. “You still dare to criticize me?!”

“Haha… no, I don’t dare to criticize you.”

“You don’t dare?! Fine! You all even dare to question the City Government’s decision?!” Zheng Shizhang slammed down the phone!

Du… du… du… Xie Huilan kept her phone calmly.

Everyone’s eyes changed when they look at Xie Huilan. Yesterday’s incident should have ended, but she escalated it to another level with one sentence. Speaking back to a City Leader and questioning Mayor Zheng’s integrity is not a joking matter! Even if Zheng Shizhang is overseeing attracting investors, he is still a leader in the City Government! How can a County Mayor question a City Deputy Mayor?!

Something is going to happen!

Something big is going to happen!

Xie Huilan and Hu Silian returned to the Mayor’s Office.

Hu Silian closed the door behind her and asked. “Mayor Xie…” She felt it’s not right for Xie Huilan to talk back to the City Leaders as her political enemies might use this against her.

But what Xie Huilan said next shocked Hu Silian. “Xiao Hu, how is the investigation on that ‘Nong Cha’ teahouse?”

Hu Silian paused for a second as she knows Xie Huilan knows the outcome. “We had investigated that teahouse this morning. They did not meet many of the fire and hygiene requirements, and they had paid the fines. But the Province…”

Xie Huilan looks at Hu Silian. “Fire safety issues cannot be rectified within a day or two. The hygiene issues also cannot be solved just by cleaning up the place. All these cannot be settled just by paying some fines. Who is going to be responsible if anything happens to the civilians? Call the Health Department and Fire Department now! Seal it!”

Seal it?! Hu Silian’s face turned green. “Mayor, this…”

Xie Huilan waved her hand. “Just call the relevant departments now! If anyone doubts the way our Yan Tai County enforces the regulations, ask him to call me!”

This is ignoring the Provincial Leader’s secretary orders! Hu Silian took a deep breath and went out to make the phone calls. She finally knew how scary Mayor Xie is when she gets angry.

After Hu Silian left the office, Xie Huilan took out her phone and dialed a number. “Hello, Auntie.”

A matured woman replied. “Haha, Huilan.”

“How are you doing recently? You and Uncle did not return to Beijing during Lunar New Year, and I heard you got a throat infection. Senior Xie missed you a lot and kept asking about you.”

Xie Guoyue laughed. “I had recovered for a while. Your Uncle is too busy with work, and something happened in his Province during the Lunar New Year period. We will return on Labor Day.” She paused for a second and giggled. “I heard from my Sister-in-law that you have a boyfriend now, and he is much younger than you. Haha… I can’t wait to meet him. I thought you would remain single until you are in your late thirties.”

Xie Huilan smiled. “I will bring him to meet you next time.”

“Sure. I will help you see if he is suitable for you. If I find he is not good enough, I will not approve him.”

“Even if you think he is not good enough, you must also not show any displeasure. If I see you embarrassing my Xiao Bing, I will hold back. Haha…”

“Girls are always siding with outsides after they grow up! I shouldn’t have doted you when you are young!”

After some jokes, Xie Guoyue suddenly asks. “All right. What is it you need from me?”

“Haha… Then I will speak my mind.” Xie Huilan smiled. “When I was transferred to Yan Tai County, I had wanted to keep a low profile and observe for a few months first. As I am new to this region, I need to build up a strong foundation before moving up. But now, someone keeps finding trouble with our County. If I continue to give in, I might not be able to carry on with my work in the future.”

Xie Guoyue smiled and shook her head. “Just tell me what you need me to do?”

“Our Feng Zhou Deputy Mayor, Zheng Shizhang, has a son called Zheng Jie. He had borrowed his friend’s name to set up a company in your Shandong Province, and his business is getting bigger. Haha… Don’t you think he should be brought back for some investigations?”

“How serious do you want it to be?”

“It’s up to you as long as Zheng Shizhang can shut up.”

“Ok. I know what to do. I will tell your Uncle about this.”

“Thank you, Auntie. Help me send Uncle my wishes too.”

After hanging up, Xie Huilan looked at her watch and called Xiang Daofa. “Hello, Secretary Xiang.”

…….

Hua Mei District.

Nong Cha Teahouse.

After Peng Kenong received news of the teahouse getting sealed, he called Li Feng for help and rushed by to Yan Tai County. Currently, he is having tea with the Chubby boss inside. He is assured after the Health Department, Industrial Bureau, and Fire Department had removed the seals on his teahouse. He felt he had made the right choice to invest in Da Feng County and Mayor Li is indeed influential. Everything can be settled with just a phone call from him.

The Chubby boss said worryingly. “Old Peng, although it is over this time, and the fines are still within our acceptable range, but what if Yan Tai County…”

“Nothing will happen.” Peng Kenong laughed. “The Provincial Leader’s secretary had spoken, and what can Yan Tai County do?”

The moment Peng Kenong finished saying his last sentence, a few cars came to a screeching stop outside.

The Health and Fire departments staff are here again!

Before Peng Kenong could react, the staff start to chase the customers and staff out. They ignored whatever Peng Kenong is saying. After everyone is out of the teahouse, they put sealing tapes over the main entrance.

“What are you all doing?!” Peng Kenong shouted.

A fireman looks at him. “What do you think? Can you read the words on the sealing tapes? Hurry up and expand the fire escape route! If not, don’t think of opening for business again!”

“You all…” Peng Kenong is stunned. What are they doing?! They don’t even care about the instructions from the Provincial Leader’s secretary.

The health and fire departments’ staff did not hold back. They are only carrying out the orders from the top. Mayor Xie had spoken to Secretary Xiang, and no one knows what was discussed. But the Party Committee Secretary and the Mayor had agreed. They will put aside their competition and target the outsiders now. The County’s top leaders had set the tone, and all the staff can enforce the regulations without worries. Who cares if you have connections in the City Government or the Provincial Government Leader’s secretary? They are too far away to meddle with the County. Anyway, the County Leaders will be the ones facing them!

This incident had become serious!

The series of actions taken by Xie Huilan shocked everyone in the County. Everyone realized their Mayor, who is always wearing a smile on her face, can be so ruthless when she is mad!

But when everyone thought this matter would blow up, Zheng Shizhang suddenly keep quiet!

No one knows what happened, and they only heard Mayor Zheng spoke to Xie Huilan over the phone before he finished work. After that… the City Government did not say anything again. No one mentions Chief Dong going to Da Feng County’s investment fair. This is too weird!

Is this the end?!

How come the City Government suddenly keeps quiet?

Everyone felt this is unbelievable. Is this Mayor Xie’s influence?

Yan Tai County’s Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, was the only person in the County who knows about Xie Huilan and Dong Xuebing’s relationship. When he heard about what happened, he is speechless. Xiao Dong had gone to wreak havoc in Da Feng County, and Huilan had flared up in Yan Tai County. This couple is really in tune!

Is a hooligan scary? No!

Is a hooligan who knows martial arts scary? Not really!

What about a hooligan who knows martial arts and has a strong and influential backing? Huang Li felt Xiao Dong is this hooligan! With Huilan firing at the City Government from Yan Tai County, Dong Xuebing is free to do whatever he wants in Da Feng County! Who knows what he can do when he does not have any restrictions?

Huang Li slapped his forehead.

Li Feng… why must you offend Xiao Dong in the first place? You are just asking for trouble!

Chapter 439 – Following me?

Next morning.

Da Feng County, Rui He Hotel.

Dong Xuebing just woke up and lit a cigarette. He is considering if he should switch on his phone. He decided to switch it on after a long consideration. He needs to know his County Government’s attitude towards his actions. In the past, he will keep his phone off whenever he does outrageous things as he is afraid others might scold him or he will offend others. Xie Huilan is still fine as she is not an outsider. But others like Secretary Cao Xupeng might call him and order him to return. If he refused, he would be offending him.

Ring… ring… ring… within ten seconds after switching on his phone, it rang.

It is from the Investment Promotion Agency, and Dong Xuebing answered. “Hello…”

“Chief.” Luo Haiting was relieved to get in touch with Dong Xuebing.

Dong Xuebing snubbed his cigarette. “What’s the situation like in the County? Did Mayor Xie and Mayor Zhao say anything or scold me?”

“… no.”

“Eh? What happened?”

No one had reprimanded him?! This is impossible!

Luo Haiting sniggered. “The City Mayor Zheng, who is in charge of investment, had called to reprimanded our County, and Mayor Xie got mad. She argued with Mayor Zheng and ordered the Fire and Health Departments to seal Peng Kenong’s teahouse again. This time, it will be sealed for at least a month, and the fines are increased, and… the City and Provincial Government did not say anything else after that.”

Huilan got mad?

Argued with the City Leader and sealed the teahouse?!

Dong Xuebing was shocked after Luo Haiting told him what happened yesterday. Xie Huilan must have done something to shut Zheng Shizhang up, or else he will not keep quiet. “Did the County Government say anything? Are they asking me to come back?”

“This… the County Government had not said anything and did not mention about asking you to come back.”

Are they not ordering me to go back? This is weird.

Dong Xuebing thought for a while. “Alright. Help me look after the Agency. I should not be back this week.”

After hanging up, Dong Xuebing thought about what happened. Xie Huilan was facing all the pressure from the higher-ups and cleared the path for him. If he cannot get back at Da Feng County, he will be letting Sister Xie down. All Yan Tai County Leaders are not saying anything means they agreed with his actions. He felt Xie Huilan is also establishing her authority through this incident. Her ‘adjustment period’ in Yan Tai County had ended, and she is making her move now?

This is not the time to make guesses.

I should do what I need to do!

Morning.

Dong Xuebing got dressed and left his room for the elevator.

A few moments later, the elevator doors opened, and Dong Xuebing saw two familiar faces inside. Li Feng and his secretary Wang Bo.

Dong Xuebing blinked and greeted them. “Oh, hi… Mayor Li and Secretary Wang. Good morning.”

Li Feng’s face changed when he saw Dong Xuebing. He had called the higher-ups and hoped the City Government could force Dong Xuebing to leave and punish Yan Tai County. But things did not go according to plan. He heard Yan Tai County’s Leader got mad and scolded Deputy Mayor Zheng and even ignored the Provincial Leader’s secretary’s orders by sealing the teahouse again. At night, he called Zheng Shizhang again and noticed his attitude changed towards him. Zheng Shizhang brushed this matter off, and Li Feng knew the City Government would not interfere. They are allowing Dong Xuebing to do whatever he wants in Da Feng County.

Li Feng is really angry.

Peng Kenong had called Li Feng for help again after the teahouse is sealed again. But what can Li Feng do? That is Yan Tai County, and even the local leaders ignore the Provincial Government Leader’s Secretary. The most he can call the Provincial Government to ask for help but cannot ask them to interfere directly. He does not have the influence or power to do that. Many people say he is a distant relative with a Provincial Government Leader. Still, only a handful of people knows his distanced relative is not a leader. He is only the Leader’s relative. That’s why Li Feng cannot do anything to Yan Tai County and had made him lose ‘face’!

The City Government is not going to do anything about this?

Then we will settle it ourselves!

Li Feng’s character is overbearing. This is shown by his refusal to apologize after snatching Yan Tai County’s investment and the fake injury incident. This time, he is really angry as a lowly Investment Promotion Agency Chief from another County disrespects him. How dare he come to my turf to create trouble?!

In the elevator.

Li Feng ignored Dong Xuebing.

Wang Bo glanced at Dong Xuebing and closed the elevator’s door to go up.

Dong Xuebing is not going up, but he had pressed both the up and down buttons earlier. He grumbled under his breath. ‘How rude. They don’t even know how to return my greeting.”

After the elevator doors closed, Li Feng’s eyes grew cold. “Call Sun Pengpeng! Get someone from Public Security to watch over him! I want him to be watched 24 hours!”

Wang Bo is stunned. Subjecting a Section Chief ranked civil servant under surveillance is… but it is critical now. Many investors from overseas and local reporters, etc., are here for the investment fair. If Dong Xuebing starts any trouble, it will be disastrous. This investment fair must not go wrong. Wang Bo gritted his teeth and called Public Security Bureau’s Deputy Chief Sun Pengpeng, who is in charge of the investment fair’s security.

The elevator arrived, and Dong Xuebing went downstairs to the lobby. To his surprise, the lobby is empty except for some hotel staff and security guards. All of them are looking at Dong Xuebing, and Da Feng County must have said something to them. He thought for a while and could guess what happened. The investors had arrived at the hotel yesterday, and the opening ceremony should be today. All of them should be in a ballroom on the top floor listening to Da Feng County Leaders giving speeches.

Dong Xuebing did not go upstairs and went out to grab an earlier lunch.

Dong Xuebing had purposely chatted with investors in front of Li Feng and other Da Feng County Leaders to spite them. He might be rash, but he still knows the rules. He will not barge into the ballroom stupidly as it will be crossing the line.

After lunch, Dong Xuebing drove around Da Feng County.

Suddenly, he looked at his rear-view mirror and frowned. He noticed a Beijing Hyundai which had followed him since he left the hotel. Other people might not notice it as the car is not following him closely. It kept a distance behind other cars and followed him quietly. But Dong Xuebing had worked in State Security and Public Security before, and his anti-surveillance skill is quite strong.

You all are following me?!

Dong Xuebing turned into Rui He Hotel and stopped suddenly to alight!

The Hyundai slowed down and tried to turn away from Dong Xuebing. But Dong Xuebing had stepped in front of that Hyundai and forced them to stop. Two men are in the car. One is in his thirties, and the other is around twenty-six or twenty-seven. After being in Public Security for so long, he knew these two should be Police Officers.

How dare you all send people to follow me?! Are you all treating me like a criminal?

Dong Xuebing is mad. Even if the Police want to subject a criminal to surveillance, they must also get approval from the higher-ups, let alone a government leader. They should not have permission to do this! Damn! Da Feng County is too much!

“Get down!” Dong Xuebing stormed over and opened the car door.

The front passenger stared at Dong Xuebing coldly. “What are you trying to do? Why are you blocking us? Didn’t you see we are turning right?”

Dong Xuebing replied. “You all had followed me all around Da Feng County! You still dare to deny?”

That younger officer replied. “Follow you? Does this road belong to you? Are you the only person who can drive on it and not us?!”

“Hmph! Good!” Dong Xuebing does not have evidence and could not do anything to them. “I remembered your faces. I dare you all to continue following me!”

The younger officer laughed. “Are you crazy? Why are you talking to yourself?”

These two officers had received orders to follow Dong Xuebing and know this is against the regulations. That’s why they will never admit they are following Dong Xuebing. When Dong Xuebing stopped their car, they were also stunned. Isn’t this person the Investment Promotion Agency Chief? How come he can discover us? How come someone from the Investment Promotion Agency is so strong at anti-surveillance?

A few men walked out from the back of the hotel towards them.

The person in front is wearing Police uniforms. He is middle-aged and balding. From his rank, he should be a Deputy Public Security Chief. “What is going on?”

The two officers immediately got out of their car. “Chief Sun, we had just returned from patrolling, and this man stopped us and insisted we are following him!”

Sun Pengpeng frowned as he looks at those two officers. How come they cannot even complete such a simple task?

Dong Xuebing glanced at that man. “Chief Sun? Deputy Bureau Chief Sun Pengpeng? I have heard of you.”

Sun Pengpeng laughed. “I should be the one saying this. Everyone within the Public Security has heard of your name, Chief Dong.” He had heard of Dong Xuebing’s name from others.

This guy had worked in Public Security before!? Those two officers finally understood why Dong Xuebing was so alert.

Dong Xuebing continued. “I will not pursue this matter as this is the first time. But I don’t want to see this happening again. You all should know the consequences of subjecting a Government staff under surveillance without proper paperwork!”

Sun Pengpeng frowned. “Chief Dong, are you being too unreasonable? My men had only gone out for patrol. When did they follow you?”

Dong Xuebing coldly replied. “You should know what is going on! This is all I have to say. If you all are going to ignore my warnings, try following me again!” Dong Xuebing said and walked away.

Chapter 440 – Sister Xu

Afternoon.

Da Feng County.

Dong Xuebing ordered a pot of chrysanthemum tea with rock sugar at a roadside tea house. He crossed his legs, watched the cars and people walking by, and slowly took sips of his tea. Around half an hour later, he did not notice anyone following him, but he will not put down his guard. Maybe they are still around, and he had not noticed them yet.

“Young man.” The boss walks over. “Do you want me to add water?”

Dong Xuebing nodded. “Please add some. Your tea tastes good.”

“sigh… but the business here is not good. Other than the people staying around here coming to my open-air teahouse, there is no one else. My teahouse cannot be compared to those popular teahouses.”

“I still prefer open-air teahouses.”

“Haha… then stay around for a while more.”

The weather is colder in the north, and it’s rare to see such open-air teahouses here compared to the southern regions. Dong Xuebing is from Beijing and grew up in Hutongs. During summer afternoons, neighbors will gather in their courtyards to have tea. This open-air teahouse reminds him of his childhood.

Ring… ring… ring…

Dong Xuebing answered. “Hello, I’m Dong Xuebing.”

“Xiao Dong, it’s harder to get you than the City Mayor.” Chief Xu Yan laughed.

“Chief Xu? Oh, my phone died. I had just charged it and switched it on.” Dong Xuebing quickly put down his teacup. “Are you in Feng Zhou City? I am waiting to host you.”

Xu Yan laughed. “I was officially appointed yesterday. I tried calling you, but you seem busy.”

“Huh? So fast? I thought you would arrive next week.”

“Yes. I received the orders and came over immediately. Where are you now?”

“I am in Da Feng County handling something.” Dong Xuebing mentioned his location casually. “I have nothing to do in the afternoon and am having tea here to relax. Haha…”

Xu Yan replied. “Alright. Wait there for me.”

“Huh? Wait for you?” Before Dong Xuebing could say anything, Xu Yan hangs up.

About 15 minutes later, a black Audi A6 stopped in front of the teahouse and Xu Yan, in her uniform, alighted. She waved to the driver, and he parked under the shade nearby. Dong Xuebing had not met Xu Yan for a few days, but he noticed her changes. He almost did not recognize her with her hair pinned up. She looks prettier, and her fitting State Security Uniform outlined her curves.

Dong Xuebing quickly walks over. “Ah, Chief Xu. How come you are here?”

“Why can’t I come here?” Xu Yan looks at the table. “Are you going to invite your former leader to have tea? Huh?”

“Of course! Please have a seat.” Dong Xuebing quickly pulled out a chair and shouted to the boss. “Hey, Bro, give me a pot of your best tea!”

The teahouse’s boss saw the words State Security on Xu Yan’s uniform and got a shock. He quickly rushed inside to brew a pot of tea. For commoners, State Security is a secretive and powerful department. Dong Xuebing also think this way in the past. Still, after working in State Security for a while, he realizes it is not that secretive. This is a special department, but it is not as secretive as others think.

The tea is served. It is a pot of Longjing tea, and it’s not even the superior type.

Dong Xuebing poured a cup for Xu Yan. “Why are you in Da Feng County?”

“I am here for work.” Xu Yan smiled. “We have some problems with foreign investors in the past, and the higher-ups are afraid something might happen again. That’s why I brought my men over to monitor the situation.” The actual reason is that they are afraid of foreign spies among the investors. “Oh, I am also here to see you too.”

Dong Xuebing paused for a second. “How do you know I am here?”

“You are always creating trouble, and it’s hard for me not to know about your whereabouts. My subordinates had mentioned you in their report.”

“Huh? My name is registered with the State Security?”

“Haha… the report is about the foreign investors and some other investors. They had only mentioned your name briefly and is not targeting you.”

Dong Xuebing was relieved to know that State Security is not watching him.

Dong Xuebing could smell the tea from Xu Yan’s breath one meter away. “Your temper is still the same as before. When can you change? You are always getting yourself in trouble and making others worry for you. How did Da Feng County offend you this time? You even dare to come to their turf to snatch investments?”

When he mentioned this, Dong Xuebing got mad again, and he told Xu Yan everything.

Dong Xuebing said at the end. “Don’t you think they are too much? You should know me well. If they don’t provoke me, I will not do anything. They are stepping all over our County. How can I still give in to them?”

Xu Yan laughed. “But you should also not scold Li Feng’s Secretary in public.”

Dong Xuebing replied. “I am only sharing this with you. I should have scolded him more. Do you know Li Feng and Deputy Public Security Chief Sun Pengpeng sent people to follow me this afternoon?! They are too much. They can snatch our investments and claim they have the right to do that, and the City Government supported them. But I cannot even come to their County? Why?!” He still has not done anything in Da Feng County yet.

Xu Yan nodded. “Some people only think for themselves. What Da Feng County has done is indeed too much.”

“You also agree with me?” Dong Xuebing continued. “That’s why I must vent my anger.”

“But you must not go overboard.” Xu Yan reminded. “It’s fine if you disregard Da Feng County. But the City Government…. The City Government is watching this investment fair closely. Do you understand what I mean?”

“I know where the boundaries are.”

“Ok. Just give me a call if you need help.”

Dong Xuebing laughed. “How can I bother you over such trivial matters? I can settle this myself.”

Xu Yan had just got appointed. Although she is the Chief, she still needs time to build connections and establish her authority. That’s why Dong Xuebing doesn’t want to trouble her. But Xu Yan could tell what he is thinking and laughed. “Speak your mind. How many times have I helped cover up for you when you are with the General Affairs Office? You are just a trouble maker. Haha…”

A young couple walked over and sat at the next table.

Dong Xuebing and Xu Yan saw them and did not continue talking about this topic.

After they finish their tea, Xu Yan smiled. “I still have not to change out of my uniform, and it’s not convenient to chat here. Let’s go. Can you be my driver today?”

Dong Xuebing nodded. “My honor.”

Xu Yan smiles and walks over to her car while Dong Xuebing was paying. Her expression was no longer smiling, and looks at the driver, who had alighted to open the door for her. “Old Sun, you can go back now. I still have something on, and you don’t need to fetch me.”

The driver hesitated. “Err… what about your safety?”

“I will be fine.” Xu Yan waved her hand.

The driver hesitated for a second and drove the Audi away.

After a while, Dong Xuebing stopped his Camry beside Xu Yan and was about to alight to open the passenger door for her. But Xu Yan smiled and waved her hand. She opened the front passenger door and got in. She fastened her seatbelt, and the seatbelt enhanced the outline of her voluptuous breasts.

Dong Xuebing took a glance and quickly looked away. “Chief Xu, where are we going?”

“We don’t have time for a good chat when you are in Beijing previously. Just drive me around the County while we chat. Haha… But it’s fine if you are busy.”

Dong Xuebing remembers Xu Yan has been alone for many years and felt sorry for her. “I am not busy.”

Dong Xuebing starts driving.

“Chief Xu, you…”

“You can call me Auntie Xu when we are alone. If you still address me as Chief Xu, I will get off here.”

“Err… then… I will call you Sister Xu. You had taken good care of your looks, and you look like you are only a few years older than me. Auntie will make you sound much older.”

Xu Yan looks at Dong Xuebing. “Are you making fun of me?”

“Haha… I am telling the truth. Sister Xu, if I don’t know you, I will think you are 30 years old at first glance.”

“And how old do you think I am a second and third glance?”

“Early thirties.”

“You sweet talker… Hahaha…”

Dong Xuebing joked and chatted with Xu Yan while driving around Da Feng County. After driving for a while, he notices Xu Yan kept looking at the side and rearview mirrors and the surrounding. He asked. “Sister Xu, you are…”

Xu Yan laughed. “You mentioned that Da Feng County had sent someone to follow you, right? I am wondering if I can catch anyone following you. But it’s a pity that I did not notice anyone. If not, I can take care of them for you.”

Dong Xuebing finally understood why Xu Yan is so free to accompany him for a joy ride instead of conducting her inspection. She is trying to stand up for him!

Dong Xuebing is moved but almost burst out laughing.

If Da Feng County continues to send people to follow Dong Xuebing, they will be in deep trouble! They will no longer be following Dong Xuebing alone. Xu Yan is also in the car!

Surveilling and following the City’s State Security Bureau Chief?!

Damn! This will be a serious offense, and many heads will roll!

Chapter 441 – Swimming with a Beauty

2.30 pm.

Dong Xuebing drove all over Da Feng County and did not notice anyone following them.

Dong Xuebing felt disappointed. This incident made him realize his experiences are still far from Xu Yan and Xie Huilan. Whenever anything happens, Dong Xuebing can only think of using his fists or scold the other party. But Xu Yan just boarded his car without saying anything. If Da Feng County had sent someone to follow them, the officers would be in trouble. This is killing someone without using any weapons. What Xu Yan did is called political struggle, and Dong Xuebing still has lots to learn.

“Sister Xu, I think those people will not be coming again.”

“I think so too.”

“I still want to thank you for your help today.” Dong Xuebing sincerely replied. “Other than my parents, I respect you the most. Just let me know if you need any help. I might not be able to help much in many areas, but fighting and being your vanguard is not a problem.”

Xu Yan laughed. “I can become the City Bureau Chief is because of your help. I should be the one thanking you.”

“Err… let’s not thank each other.”

“You are the one who started it first. Haha… I have never treated you as an outsider. Although you are always impulsive and rash, but not many young men are like you now. When you were in State Security, you had shouldered all the blame for your subordinates’ mistakes, and I was impressed. Your character is not suitable to be in the government service, but you have the charm.” Xu Yan adjusted her seatbelt, causing her breasts to jiggle.

Dong Xuebing felt a bit embarrassed. “What charm do I have? I am almost the public enemy in my County.”

Xu Yan laughed. “Let’s not talk about all these anymore. Send me back to my hotel. I need to change and then accompany me to a place.”

“Where are you going?”

“You will know when we get there.”

3 pm.

In front of an indoor swimming complex in the western district.

Dong Xuebing parked the car and looked at the signboard. “Swimming complex?”

Dong Xuebing had never expected Xu Yan to come here.

Xu Yan had changed out of her uniform and is wearing a sports attire with black tights. She looks extremely sexy in it. “When I was in charge of the General Affairs Department, it is considered a deskbound job. But I am the Bureau Chief now and cannot spend all my time on paperwork. I must still maintain my fitness. It would be embarrassing if I got beaten down with one blow during emergencies. Haha… I was trained in martial arts when I entered State Security. But my body cannot keep up as I got older now. That’s why I intend to swim at least three hours and jog every week.”

Huh? But why did you ask me to come along?

Xu Yan is going swimming? Dong Xuebing’s heart is racing as he imagines how she will look like in a swimsuit.

Xu Yan continued, and Dong Xuebing understood why she asked him to accompany her. She looks around unsuspectingly. “This place is not far from Rui He Hotel, and we had driven past earlier. If those people had lost us in the afternoon, they should be here soon. Let’s go in and wait for them. Don’t park in the carpark. Just park along the roadside, which is more noticeable.”

After Xu Yan finished, she made a phone call. “Hello, Xiao Wang… Yes. Get someone over to the swimming complex beside Rui He Hotel… that’s right. There is a Camry with registration plate 2239 parked outside. Monitor the surroundings and see if there are any suspicious men following or watching that car… If you all notice anyone suspicious, just arrest them and don’t need to wait for my orders… alright. That’s all.”

Xu Yan is doing this to help me.

Dong Xuebing suddenly felt Xu Yan is scheming. She purposely changed out of her State Security uniform and asked him to drive past Rui He Hotel to get their attention. They will just wait for them to fall into this trap.

Dong Xuebing is touched by what Xu Yan is doing for him, but he is also worried it will affect her work. “I had warned them this afternoon, and I think they will not be here. You…”

Xu Yan laughed. “It’s fine as I have nothing to do this afternoon. Just treat it as you are accompanying me to exercise. When my son was young, he kept asking me to bring him swimming. But after he grew up and followed his father, I have never step foot into any swimming complexes again. I love to swim in the past.”

Xu Yan sounds sad, and Dong Xuebing quickly says. “Then I will accompany you today. But I am not good at swimming.”

“We will know after we get into the water. Your biggest problem is being modest.”

“Huh? I am not modest now.”

Indoor swimming complex.

Both did not bring their swimsuits, and they went to a counter selling swimsuits after they enter. Dong Xuebing picks a swimming trunk randomly, but Xu Yan took her time to pick one she likes. In the end, she picks a black swimsuit, and Dong Xuebing did not notice the designs as it was not nice to keep looking at her swimsuit.

After that, they went to change.

Dong Xuebing finished changing and entered the pool area. There are several pools within the complex. There is a shallow pool, deep pool, and heated pool. It is a Saturday, and it is not crowded. Most of the people there are families with their kids and couples. It’s been years since Dong Xuebing swam.

Let’s swim!

I should also take some time off to relax!

Splash! Dong Xuebing jumped into the heated pool and felt like he is soaking in a hot spring. It is very comfortable.

“You are quite fast. Have you start swimming?” Xu Yan asked behind him.

“Oh, I just got into the water to test the temperature. The water is quite warm.” Dong Xuebing turned and looked at Chief Xu. Her swimsuit is quite conservative without a lot of colors or designs. Almost 90% of it is black. But Xu Yan has a voluptuous figure, and the swimsuit enhances it.

Xu Yan saw Dong Xuebing looking at her and smiles. “How is it? Is my swimsuit fitting?”

Dong Xuebing quickly looks away. “It suits you well.” It’s more than fitting, and he even felt it enhanced Xu Yan’s charms.

“Good.” Xu Yan walks over to the side of the pool and slides into the water after testing the temperature with her toes. “Hmmm… it’s warm. Oh, I had called my men, and they have arrived. But they did not notice anyone suspicious. Let’s just ignore them if they are not coming. We will continue to swim.”

Dong Xuebing nodded and waddle in the water. When Xu Yan’s back is facing him, he quickly glanced at her body and butt. Although Xu Yan is much older than him, he cannot control himself.

“Let’s race.” Xu Yan waved to Dong Xuebing to get closer.

Dong Xuebing walks to the starting point. “Alright. You must slow down for me to catch up.”

Xu Yan laughed. “Ready… three… two… one… Go!”

Xu Yan’s sudden burst is quite strong, and she swam in freestyle. Very soon, she is leading by two to three meters. Dong Xuebing cannot be compared to her and doesn’t know freestyle. He only knows breaststroke and can’t catch up with her. The warm pool is quite small, and they reach the other side of the pool in no time.

Xu Yan held onto the side of the pool and looked at Dong Xuebing. “Are you letting me win?”

“No. I am not good at swimming. I did not train when I was young, and it’s not because I don’t have stamina. I just cannot move as fast as I want to in water.”

“Come, let’s race again.”

“Ok.”

After swimming for around twenty minutes, Xu Yan notices Dong Xuebing’s swimming posture is incorrect. No wonder he cannot swim fast. She reached over and pulled his arm. “… you are so young, and you can’t even win against me? Come over. I will teach you the correct posture. Your arms should not be moving like this. Here… it must be from this angle. Also, your kicking is too wide. Carry on swimming. I will correct you.”

Dong Xuebing smiles. “It’s fine as long as I can swim.”

“How can you be so unmotivated at your age? Huh?” Xu Yan patted Dong Xuebing’s back. “Quick!”

Dong Xuebing has no choice but to swim beside Xu Yan. She remained beside him and started correcting his arms’ postures and touched his legs to correct them. She has soft hands, and it felt good to be touched by her. His body even starts to react because of her touches. Dong Xuebing got a fright and didn’t dare to stop, as he is afraid she will notice it.

Damn! This is too embarrassing!

Suddenly, a few men entered the pool area and got Dong Xuebing’s attention.

“Eh? Why are there here?” Dong Xuebing looks at those people.

Xu Yan also turns and looks at them. “You know them?”

Dong Xuebing stopped and massaged his aching arms. “That skinny guy is Wang Bo. Li Feng’s secretary and the group of men with him are Korean investors. Have you heard of Park Yongxi?”

“Oh, no wonder I find him so familiar. Is he that Tae Kwon Do Grandmaster and is one of the top Tae Kwon Do practitioners internationally?”

Dong Xuebing nodded. “Why are they here? Swimming? But they did not change into swimsuits.”

Wang Bo had entered the pool area with Park Yongxi and his men, and a man, who seems to be from Da Feng Investment Promotion Agency, is showing them around. Wang Bo also points to the ceiling, pools, and other facilities to introduce them to the group of Koreans.

Dong Xuebing suddenly remembers that he had heard Park Yongxi is going to invest in an integrated sports complex comprised of tennis, gyms, bowling alleys, swimming, etc. Is he here to inspect this indoor swimming complex?

Xu Yan looks away. “Let’s ignore them and carry on swimming.”

Chapter 442 – Taking pictures in the swimming complex!

4 pm.

Kids are playing in the pool, and the air has a strong smell of chlorine.

Xu Yan adjusted her swimming cap. “There are too many people here. Xiao Dong, let’s swim in the cold pool.”

“Ok.” Dong Xuebing got out of the pool with Xu Yan and walked over to another pool.

But when Dong Xuebing used his feet to test the temperature, he jumped. “Damn! It’s too cold!”

Xu Yan had already gotten into the water, and she laughed. “You are too weak!”

“Err… it’s because you are too fit. We, youngsters, cannot be compared to you.”

“Stop your flattery.” Xu Yan moved about in the water to get used to the temperature and waved her hand. “Don’t force yourself. Just go back to the heated pool. I will swim a few laps first. The water temperature is just nice.” She finished and started swimming. There are also many people in the cold pool, and Dong Xuebing lost sight of her.

Dong Xuebing did not force himself and returned to the heated pool.

Dong Xuebing leans against the pool’s side, observes Wang Bo and that group of Korean investors, and admires Xu Yan’s graceful swimming posture. He can tell that those investors are not from the same company. Park Yongxi is going to invest in a sports complex and is looking around the indoor swimming complex. Still, the other Koreans are asking the Investment Promotion Agency staff other questions through their translators. A young man among the Koreans seems more interested in the swimming complex than Park Yongxi. He kept speaking and asking Wang Bo about this place.

One minute…

Five minutes…

Ten minutes…

Suddenly, there is the sound of camera shutters and a few flashes!

Dong Xuebing’s face changed when he saw that Korean young man holding up a camera and took pictures of the pools. He took pictures of the celling and other facilities of the swimming complex. The swimmers in the pools were also in that photograph. This might be fine at the seaside, but this is an indoor swimming complex. Although there are no written regulations about taking pictures within the swimming complex, it is an unspoken rule. If it’s someone taking pictures of their family members swimming, it is still acceptable. But this young man is not taking pictures of his family members and is not even wearing a swimming suit. Why is he taking pictures inside?

A woman got mad. “Why are you taking pictures of me?! Did I give you the permission to take my picture?”

“You cannot take photographs here!” An older man shouted. “Stop taking pictures!”

Li Xiaoan’s translator translated to him, and he looks at those two as if nothing had happened. He turned and continued to take pictures.

That woman got angrier. “What’s wrong with you?! I am asking you to stop taking pictures!”

An Investment Promotion Agency staff, who is in a suit, shouted at them. “They are investors and are here to look at the facilities. They are not taking photographs of you all!”

The woman shouted. “His camera is facing me earlier! How is it possible that we are not in the pictures?”

Wang Bo and the Investment Promotion Agency need to treat this group of Koreans well and not leave any bad impressions. If not, they will not invest in Da Feng County. Even when they know it is wrong to take photographs in the swimming complex, they did not stop him as it is not a written regulation.

The woman and a few others got frustrated when the government staff ignores them.

Li Xiaoan continues to take photos of the pools and swimmers.

Suddenly, someone shouted. “Who the f**k is taking pictures?!”

Dong Xuebing and other swimmers turned and saw a man in his thirties. His wife and child are standing beside him. His wife is blushing while pulling her swimsuit up and pulling her daughter’s hand away. Her daughter seems to have pulled down that woman’s swimsuit accidentally when they are playing, and Li Xiaoan happened to take a picture in their direction.

The woman is embarrassed and angry. “Delete that photograph! Now!”

Her husband, that quiet-looking man, got out of the water. “Delete that photograph!”

The translator translated to Li Xiaoan, but he ignored that couple and continue to take pictures of the last pool.

Xu Yan’s face changed as Li Xiaoan had taken pictures in her direction.

Dong Xuebing saw that and is furious. He knows the State Security regulations well. When he was still working in the General Affairs Office, someone took a photograph in front of the Western District Branch’s main entrance. Although the photograph is not facing the Branch and is in the other direction, that man was still brought in by State Security for a ‘chat’ for almost half a day. Now, Xu Yan is a City’s State Security Bureau Chief and is a Director-ranked government official. No one can take her picture without permission.

Many people got mad and shouted at them.

“What is wrong with you? The more we ask you to stop taking photographs, the more you take?!”

“Korean investors?! Do you think you can take photographs of anyone just because you are Korean?!”

“Hurry up and delete those photos!”

The other Korean investors might have come together, but they are not very close and chose to keep quiet.

After taking the pictures, Li Xiaoan kept his camera and looked at the pool people with a frown. He is not going to delete those photos. Wang Bo told the translator to speak to him, but Li Xiaoan shook his head and replied in Korean. He said he is here to invest, and even the County leaders have to be polite towards him. What’s wrong with taking some pictures? Furthermore, those people are scolding him. As a young man in his twenties, he is still arrogant and rebellious. The more they don’t want him to take pictures, the more he takes.

Wang Bo felt there’s no way they can continue to tour the indoor swimming complex and said. “Let’s go to the next venue.”

The people got mad when they saw the County Government staff not doing anything to help them!

“You all are leaving?! Delete the photographs before you leave!”

“You had taken a picture of that girl’s accidental exposure! How can you leave without deleting the picture?!”

“What County government is this?! These Koreans are people, and we, citizens, are not human?!”

“That’s right! Investors are all god, and we are their grandsons?!”

Wang Bo looks at them impatiently. “Calm down! It was an accident earlier on. We will delete that picture later.”

The woman’s husband could not remain calm anymore. “Bullshit! If you all are going to delete it, delete it now!”

An Investment Promotion Agency’s staff scolded. “Watch your mouth! Do you know who you are speaking to?!”

Li Xiaoan got mad and points at that man and shouted in Korean. “!@#!$#%@$%$^” although no one understood him, but knows it must be something unpleasant.

Dong Xuebing and the rest of the people got furious.

“F**k! Do you still think you are right to take these pictures?!”

“Bastards! They are too arrogant!”

“Is that man beside Park Yongxi? The last Olympic Gold Medalist for Tae Kwon Do?! This group of Koreans is Tae Kwon Do practitioners?”

“I had watched his matches. It’s him!”

“So what if it is him?! Do you all remember a Chinese tourist who went to Seoul and won against numerous Tae Kwon Do schools not long ago?!”

During Lunar New Year, Seoul’s Tae Kwon Do schools had suffered a humiliating defeat. Now, someone had brought this up again, and everyone joined in. They heard that a Chinese tourist was alone, and one man had won against all the schools in Seoul!

This incident had excited the Chinese, but to the Koreans, it is a humiliation.

Park Yongxi and the other Korean investors frowned when they heard people talking about this incident again.

Especially Li Xiaoan. His eyes changed.

That man had moved closer. “Give me that camera!” He reached out to try and grab the camera in Li Xiaoan’s bag.

But everything changed suddenly!

Li Xiaoan has been frustrated by the Seoul Tae Kwon Do schools defeat. When he saw that man reaching out his arm, he immediately slapped that man and followed with a standard Tae Kwon Do front kick. That man fell backward and rolled on the floor in pain!

“Ah! Dear!”

“Daddy! Sob… Daddy!”

The woman and daughter rushed forward.

That man could not speak as he was vomiting and in pain.

“Daddy!” The little girl cried and shook her father’s hand. “Daddy! Are you ok? Get up!”

No one expects Li Xiaoan to hit others suddenly, and he did not hold back!

Wang Bo and the Investment Promotion Agency staff were stunned. This is going to be troublesome.

Among the Koreans, only Park Yongxi looks at Li Xiaoan with a frown. The other Korean investors thought nothing about it. These people are the ones who brought up Seoul’s Tae Kwon Do schools incident first. Everyone is patriotic, but they did not show it.

The people went mad!

They saw that man was slapped and kicked, and the little girl was crying for his father. All of them are about to explode!

“This group of bastards is too much!”

“F**k! You took pictures of his wife, and you still dare to hit others?!”

“F**k you! Call the police to arrest them!”

Some look at Wang Bo and the Investment Promotion Agency staff. “Aren’t you all government staff? Why are you all still standing there after seeing them beat up that man?! Ah?! Are you all still Chinese?”

Wang Bo and the rest looked at those people coldly and turned to Li Xiaoan. “Let’s go first. We will get someone to settle this.”

Li Xiaoan had vented his anger and was about to leave with the rest.

Dong Xuebing, who is still in the heated pool, took in a deep breath. Damn! Da Feng County is too much! Someone was beaten up and injured. Instead of calling the ambulance, you all are asking the Koreas to leave first!?

F**king bastards!”

Chapter 443 – If no one is going to care, I will!

Swimming pool.

The attitude of the Koreans and the county government’s staff had angered the people.

Dong Xuebing suppressed his anger and jumped out of the pool. He has grudges against Dafeng County’s leaders but its people. When he saw that man was beaten up, he was furious. Before he could say anything, a few others got out of the pool.

“You all want to run after hitting others!?”

“No one is allowed to leave unless you all delete the photographs and apologize!”

It was three young people who looked like university students.

Li Xiaoan sneered and looks at them provocatively. He is not afraid of causing trouble as the Dafeng County government will back him up. Also, Park Yongxi, one of the top taekwondo masters in the world, is beside him. He knows nothing will happen to him.

Wang Bo glanced at them. “What are you all trying to do?”

A young man shouted. “I should be the one questioning you! Are you Chinese or Korean? Is our Dafeng County under the Chinese government or the Korean government? Ah? It’s fine if you all don’t stand up for us! But why are you all siding with them?! Are you still human? Did the taxes we pay every year fed to the dogs? Are we inferior to these Koreans!?”

“Well said!”

“That’s right. This group of people only wants political credits and doesn’t’ care about their citizens!”

“Call an ambulance, quick! That man is dying! Don’t allow these people to leave!”

“They must pay for their crimes! Beat them up!”

At that moment, everyone in the pool is full of anger, and many people step forward and surround Li Xiaoan and Wang Bo.

Wang Bo is furious. “Get back into the water! What are you all doing? Ah?” If these Korean investors were beaten in Dafeng County, it would be disastrous. Not only will they not invest in Dafeng County, but other investors will also lose confidence in them. To mention that their projects are going to be ruined. Who dares to invest in your county if you cannot even protect them? Mayor Li will not look good in front of the City Government. He headed this investment fair and had instructed them to make sure nothing must go wrong. That’s why Wang Bo needs to protect them.

When Li Xiaoan saw many people stepping forward, he took a step nearer to Park Yongxi and looks at them with a sneer.

The people saw the county government did not care about the man beaten up by the Koreans and still sided with them. Everyone is furious. Is this still your own country! Even the local government doesn’t protect their basic rights and interests. Dafeng County Government would rather sacrifice the ordinary people to suck up to these Koreans! What the hell is this?!

Suddenly, one university student could not hold back anymore and threw a punch at Li Xiaoan. “Give me the camera!”

After one of them started, another middle-aged man in swimming trunks kicked out at Li Xiaoan.

But when Li Xiaoan was about to be punched and kicked, Park Yongxi moved. He stepped in front of Li Xiaoan and blocked the blows before pushing them a few steps back.

Li Xiaoan arrogantly smiles after he saw Park Yongxi stepping in.

“Everyone.” Park Yongxi’s mother is Chinese, and his mandarin is very good. “This is Xiaoan’s fault. I will ask him to delete the photographs and pay for the medical expenses. Can we let this matter rest?” He is not close to Li Xiaoan, but he knows his father. His father was afraid Li Xiaoan would cause trouble and asked Park Yongxi to look out for him. That’s why Park Yongxi will not let him get beaten.

That injured man’s wife is crying, and she shouted. “You think this is the end after paying some money? You all must be arrested! You all are too arrogant!”

The university student who was pushed away by Park Yongxi added. “Ask that idiot to apologize first! If he doesn’t apologize, don’t even think of leaving this place!”

“Park Yongxi! We know you are a Taekwondo master, and we cannot beat up! But you should not side with that guy! Is this how Koreans are brought up?!”

Li Xiaoan has a foul temper, and he pointed to them. “!#!#$%#$^…”

“Don’t talk to me in bird language!”

“Park Yongxi! Step aside! I must beat up this bastard no matter what!”

Three people rushed up with their fists!

Park Yongxi sighed and pulled Li Xiaoan behind him. to let him go behind him. He then lifted his hands to block and dodge those people’s attacks. He used a bit of strength and forced them back. This time, he used more force than before as he wants to end this fast. He is the Olympic Gold Medalist and has no problem facing seven to eight ordinary people.

One of the three men was kicked to the ground, and the other two received blows to their chest. They are all injured.

“Bastard! You all are too much!”

“Park Yongxi! F**k you!”

“This is too much! F**k!”

Li Xiaoan smirked behind the unbeatable Park Yongxi in front of him. Who can win against a Taekwondo Olympic champion? Even if everyone in the swimming complex attack together, they will still be beaten up!

This has become a stalemate.

No one dares to move. Who dares to face Park Yongxi?!

Even Xu Yan is furious when she saw those Koreans injuring four to five Chinese. She got out of the pool and shouted. “You all are too much! Xiao Dong! Teach them a lesson!” She had heard of what Dong Xuebing did in Yan Tai county and even knows about what he did in Korea. After all, she was the one who helped him get the air tickets.

“Yes, Madam!” Dong Xuebing moved his arms and stepped forward.

Those people are still standing in front of the Koreans staring at them.

Park Yongxi replied humbly. “I will apologize on behalf of Li Xiaoan for what happened. I hope you all can give me face…”

“Give you face?!” Dong Xuebing got past the crowd. “Who the f**k do you think you are?!”

Park Yongxi frowned.

“Dong Xuebing? What are you doing here?” Wang Bo saw Dong Xuebing and got angry. “You have nothing to do with this!”

Dong Xuebing laughed and looks at him. “The people are being treated unjustly. How can this have nothing to do with me?! As a Party Member, I must stand up for the people! You all Da Feng County government officials are too much! You all don’t even care for your people! Without them, do you think Da Feng County can develop so fast?! It is because of their taxes, you all can build up better infrastructures to attract investors! You don’t even understand this simple logic?! Is this Da Feng County Government’s standard?! This is too shortsighted!”

The people heard it and started to shout.

“Well said! What government is this?!”

“How can you all side with the criminals!? Did the dogs ate all of your County Government Officials’ conscience?”

Wang Bo and the Investment Promotion Agency staff almost curse out loud. Dong Xuebing is purposely creating trouble for them! He is even inciting the people to go against them!

The injured man felt better and can speak now. But his daughter is still crying and crying out for him besides.

This is too heartbreaking to watch.

Dong Xuebing looks at them, and his face changed. “You all still want to leave?! If you all don’t settle this today, no one can step out of this place! Do you all think you all can do whatever you want in China?! Bastards! I already saw how arrogant you all were when I went to Korea. You all dare to beat up our Chinese students, and even your police did not take action. Now, you all are still trying to do the same in China?! Fine! Since Da Feng County Government Officials and Public Security Bureau are not going to do anything, I will settle the score with you all today!”

Dong Xuebing had made a bold claim, but the people could tell he is a nobody. Even Da Feng County Government staff knows him.

Da Feng County’s Investment Promotion Agency staff smacked their lips and thought to themselves. You are just an Agency’s head. What can you do?”

Wang Bo gave Dong Xuebing a stare. “Chief Dong! Stop it right now!” He doesn’t want anything to happen! All government officials are afraid of things getting out of hand, except for Dong Xuebing! He is creating troubles wherever he goes! He is not afraid of things getting out of hand, and it seems he is still looking forward to it! Wang Bo is afraid of Dong Xuebing using his fists against those Korean Investors. But with Park Yongxi around, he is assured nothing will happen to the investors. No matter how Dong Xuebing is good at creating trouble, he can never get past a grandmaster like Park Yongxi.

Who is Park Yongxi?!

One of the World’s top Taekwondo fighters! His skill is unmatchable, and had won countless Championships!

You are only an Agency Chief, and you dare to go against Park Yongxi? Are you seeking death? Even ten of you is no match for him!

But Dong Xuebing did not care. He stares at Park Yongxi. “You are Park Yongxi?! Step aside!”

Park Yongxi returned Dong Xuebing’s stare and did not move.

Park Yongxi had not used his full strength against those ordinary people and even apologized for Li Xiaoan. If possible, Dong Xuebing also does not want to fight him. When he saw Park Yongxi refusing to step aside, he laughed. “You don’t want to step aside? Fine. I will see if you can carry on protecting that bastard! One of the world’s top Taekwondo fighters?! I had been thinking of fighting one! What’s the point of fighting against ordinary people? Do you think there are no good fighters in China?! Come! Let’s spar! I want to see how powerful you are!”

The Investment Promotion Agency’s staff were stunned. Do you want to spar with Park Yongxi?! Are you crazy?!

The people around Dong Xuebing were also stunned!

Chapter 444 – It’s you!

Everyone’s reaction is different when they heard Dong Xuebing wants to spar against Park Yongxi.

Wang Bo shouted. “Dong Xuebing! Are you purposely trying to create more problems here?!”

Dong Xuebing laughed. “Secretary Wang, who is creating more problems now? Suppose you all had called for an ambulance, deleted the photographs, and called the Police to arrest that fellow. Will it become so serious now?! Are you trying to blame everything on me?! I am impressed with Da Feng County Government. You all have never reflected on yourselves when something happens and tries to blame others. Get lost! I will not step away from this matter!”

“That’s right!”

“What County Government is this?! You all don’t even care about your people!”

“You all still dare to claim you all are serving the people wholeheartedly?! Look at what you all did! People from our County are beaten up, and you all are siding with outsiders?!”

The people in the swimming complex started shouting.

Wang Bo and the Investment Promotion Agency staff turned pale from their anger.

Dong Xuebing had gotten the people’s support, and no one wants to see him get beaten up.

“But… young man. That guy is a Taekwondo Grandmaster. Don’t be rash.”

“That’s right. You cannot beat him alone.”

“F**k! Let’s all beat him up! I don’t believe all of us cannot win against him!”

“I don’t think that is possible. At Park Yongxi’s level, he can face eight to ten opponents easily. How about we call the Police or think of something else.”

No one felt Dong Xuebing is good at fighting because he is too skinny and short. They can tell he is not very fit from his body, and he doesn’t act like a martial arts expert. He had started scolding the Koreans and Da Feng County government staff the moment he steps forward.

Li Xiaoan took a glance at Dong Xuebing and almost burst out laughing.

The other Koreans also look at Dong Xuebing weirdly. Does this man not know how powerful Park Yongxi is?

The injured man, who was still lying on the floor, tried to stop Dong Xuebing. “Young man, Thank you for standing up for me, but you…”

Dong Xuebing laughed. “He is just an Olympics Gold Medalist. Although I am not trained in any martial arts, it is not a problem to beat up some Taekwondo medalists. It’s alright. Can everyone please step back and give me some space?”

Everyone saw Dong Xuebing is not listening to them, and they started to move back.

Li Xiaoan smiles as he looks at Dong Xuebing!

Dong Xuebing narrowed his eyes. “I shall see if you can still smile later. Don’t think Park Yongxi can protect you! You will pay the price of beating up our people! Even if there are seven or eight Taekwondo Grandmasters here, I will still beat you up!” Although he doesn’t behave like a martial arts expert, he has an imposing manner.

“Come!” Dong Xuebing stretched his arms and is ready.

Park Yongxi looked at Dong Xuebing and shook his head. “You will get hurt. Let’s forget about this.” He can tell Dong Xuebing does not know any martial arts from the way he moves.

Dong Xuebing laughed. “What’s wrong? Are you looking down on me?”

Park Yongxi did not reply.

“Haha… Try me!” Dong Xuebing steps forward. “Watch out!”

Everyone’s eyes are on Dong Xuebing and Park Yongxi!

“Be careful, young man!”

“Don’t force yourself!”

Wang Bo had thought about the consequences and did not want them to fight. But since it is too late to stop them, he decided to wait until Dong Xuebing is beaten up. After all, this is what he asked for. Li Xiaoan is also gloating and watching them. Park Yongxi can win with just one blow. But when everyone thought Dong Xuebing would lose, they saw an unexpected scene!

Dong Xuebing’s punch looks ordinary, and Park Yongxi raised one arm to block it. But the moment Dong Xuebing’s fist was about to touch his arm, he moved it slightly to the side.

Bam! Dong Xuebing’s punch was blocked!

Park Yongxi’s face changed, and he frowned as he looks at the acupuncture point on his forearm. He realized he had belittled Dong Xuebing!

This guy is not simple!

Dong Xuebing also stop moving. “Are you interested in sparring with me now?!”

Park Yongxi looked at Dong Xuebing calmly and got into a fighting stance. “I had not expected to meet such a young expert in China. I am looking forward to it.”

Expert?

Everyone is speechless.

It’s hard for onlookers to know from that short exchange earlier. That was only a punch and a block. Li Xiaoan, Wang Bo, and other people in the swimming complex couldn’t tell how special that punch was. Why did Park Yongxi call Dong Xuebing an expert? He also got into a fighting stance. But the following exchanging of blows shocked everyone. This skinny and short Dong Xuebing… is a martial arts expert!

Park Yongxi moves!

It is a simple but powerful roundhouse kick. Dong Xuebing was surprised and had to use BACK once to dodge it. After that kick, Park Yongxi follows up with a series of other kicks. Each kick has the force of at least 100 Kg! Compared to Park Yongxi, those black belts Dong Xuebing faced in Korea are trash!

Got to avoid these kicks!

Dong Xuebing moved to avoid and dodged the kicks. When Park Yongxi’s continuous kicks slow down, he immediately rushes forward with a straight punch!

Park Yongxi used his arm to block and frowned again.

Dong Xuebing had hit his acupuncture point and kicked towards his kneecap. This time, Park Yongxi did not block and jumped backward to dodge. But Dong Xuebing seems to have predicted his move and took a big step forward when he jumps. He was forced to block Dong Xuebing’s kick with his shin. Bam! Using BACK, Dong Xuebing manages to kick Park Yongxi’s nerve point.

After exchanging more than a dozen blows, they still can’t decide the winner!

Park Yongxi and Dong Xuebing’s facial expressions had gotten more serious.

Dong Xuebing’s strategy of attacking the acupuncture and nerve points had worked well in Korea. But it seems to lose its effectiveness on Park Yongxi. He seems to have trained himself into an iron block. No matter how hard Dong Xuebing hits his nerve point, his body did not even move or show any weakness. Dong Xuebing can do nothing against him, but at the same time, Park Yongxi also can’t win against Dong Xuebing. With BACK, Dong Xuebing managed to dodge and avoid all of his blows.

Everyone is stunned.

“Damn! Who is that young man?!”

“That’s right! How come he can fight Park Yongxi on an equal level?”

“He is a martial arts expert!”

“There is a saying. Experts are hidden among the people!”

The crowd got excited after they saw Dong Xuebing’s fighting skills and started cheering. “Good! Beat him up and make China proud!”

“Damn! Kill him!”

“Knock him out!”

Even Xu Yan was shocked by Dong Xuebing. She had only heard about his skills, which is the first time she saw it in person.

Li Xiaoan and other Korean investors’ faces changed when they saw Park Yongxi could not win after so many blows.

Wang Bo and the Investment Promotion Agency staff could not believe their eyes.

But when Dong Xuebing and Park Yongxi were about to clash again, Park Yongxi quickly take a few steps backward. “Wait a minute!”

Dong Xuebing pulled back his punch and stood there wondering why Park Yongxi suddenly stop.

Park Yongxi looks at Dong Xuebing carefully and said something weird. “… It’s you!”

Dong Xuebing laughed. “What do you mean? I have never met you before.”

Park Yongxi did not take his eyes off Dong Xuebing. “I was overseas for a competition a few months before and have heard about what happened in Korea. Someone told me a man, in his early twenties, had challenged several Seoul Taekwondo schools and won. He looked ordinary and did not seem to know any martial arts. But he is too powerful, and no one can tell which martial arts he had used. They only know that man can hit nerve and acupuncture points accurately. There is no way to avoid his attacks…”

Some of the crowds already knew what Park Yongxi meant and were stunned!

Park Yongxi looks at Dong Xuebing. “Are you the one who challenged our Taekwondo schools and won against dozens of black belt instructors?”

Everyone immediately turns and looks at Dong Xuebing.

Dong Xuebing had not wanted to admit it as it is not good for his reputation. But he knew he is infamous and has a bad reputation now and might as well admit it. “… It’s me. But that incident was not started by me. Your people could not control themselves and hit our Chinese students. Your Police officers are also not doing anything against them. So, I have to do something.”

Everyone gasped!

“Damn!”

“You are that Chinese tourist?!”

The crowd got excited, and some young man started cheering.

That Chinese tourist, who shook Korea’s Taekwondo world and forced Seoul’s Taekwondo schools to shut their doors, is standing in front of them!

This is shocking!

Chapter 445 – The People’s applause!

When Dong Xuebing’s identity was revealed, the people in the swimming complex gasped in shock.

The Investment Promotion Agency staff were also stunned.

Wang Bo almost cursed. He had seen the news of what happened in Seoul and even cheered for that Chinese tourist. But that Chinese tourist turns out to be Dong Xuebing! This is too disgusting! How can this guy be a Party Member and a Civil servant?! He had also swept the Taekwondo schools aside! Is he even human?

But the people think differently.

“Idol! You are my idol! Please give me an autograph later!”

“Beat them up! Let them have a taste of our Chinese Kungfu!”

This man had taken down all of Seoul’s Taekwondo schools by himself and even forced them to shut their doors. He is already on the same level as Park Yongxi, and their cheers got louder.

The translator had translated everything to the Korean investors.

Li Xiaoan is furious and stares at Dong Xuebing coldly. This is the man who embarrassed his country!

A Korean investor whispered something to Park Yongxi.

Park Yongxi shook his head and looked at Dong Xuebing. “Let’s call it quits today.”

Dong Xuebing laughed. “Call it quits?”

Park Yongxi has the imposing manner of a martial arts expert. “You had finish swimming and had used lots of your stamina. Also, you are only wearing a swimming trunk, without shoes on. This place is slippery, and it is unfair to you. Of course. I was not referring to that incident a few months ago. I also don’t want to comment on who’s right or wrong, as it is pointless to discuss that now. But our fight is unavoidable because of our Taekwondo association’s honor. I had come to China for two reasons. To invest and to settle the score with that man. I did not expect to meet you here.”

That incident had disgraced Korea’s Taekwondo, and Park Yongxi must get revenge for his country’s honor.

Dong Xuebing laughed. “I am fine with it as I had not wanted to fight with you in the first place. I don’t care about winning or losing, but… we must settle this first. That guy behind you had hit our people. I will not let him off!”

Park Yongxi shook his head. “Xiaoan’s father is my friend. With me around, no one is allowed to touch him.”

“That means you are siding with him?” Dong Xuebing replied coldly. “I had said before. You cannot stop me even if you have a hundred clones!”

Park Yongxi frowned. “I admit you are skilled. But don’t you think you are boasting?”

“Shall we try?” Dong Xuebing narrowed his eyes and walked towards Li Xiaoan.

Park Yongxi felt Dong Xuebing is boasting. He knows their skills are on par from their exchanges earlier, and it will be tough to have a winner. Under such circumstances, Dong Xuebing still dares to claim he can hit Li Xiaoan?! This is looking down on him!

Dong Xuebing is looking down on Park Yongxi.

Dong Xuebing can’t lose as he still has not use STOP!

One step…

Two steps…

Three steps…

Park Yongxi blocks Dong Xuebing’s path with a sidekick!

Dong Xuebing side-steps and continued one more step forward.

Four steps…

Swoosh! Another kick appeared from Dong Xuebing’s side! He managed to dodge it by lowering his body. That kick had brushed against his head by centimeters!

Five steps…

Li Xiaoan is right in front of Dong Xuebing!

Dong Xuebing tried his best while using BACK to get this close, and Park Yongxi is just beside him. If he moves anymore closer, Park Yongxi’s kicks would have hit him. When Park Yongxi attacked him again, he mumbled STOP in his heart!

Time stopped!

Dong Xuebing moved one step to his side!

STOP!

…….

Time resumed!

Everyone only felt Dong Xuebing’s body flickered, and he moved behind Park Yongxi. Park Yongxi did not expect Dong Xuebing to move so fast suddenly. It was too fast, and before he could react, Dong Xuebing is already behind him. It was too late for him to do anything now!

Slap! Dong Xuebing gave Li Xiaoan a hard slap!

Li Xiaoan had tried to dodge, but they are surrounded by a crowd and could not escape. Arrghh! He shouted in pain as he fell to the ground. Half of his face had swelled.

“Dong Xuebing!” Wang Bo was shocked!

“#@$^&%&$!” Li Xiaoan started cursing in Korean!

“Herk!” Park Yongxi let out a low growl behind Dong Xuebing.

Dong Xuebing could feel the wind against his ear and could not avoid it… STOP!

Dong Xuebing bends forward slightly.

STOP! Time resumed.

……

Swoosh!

Park Yongxi’s fist missed Dong Xuebing’s neck, and Dong Xuebing used this opportunity to kick Li Xiaoan’s stomach. It was the same spot as that injured man. This is giving him a taste of his own medicine! Dong Xuebing also snatched the camera Li Xiaoan was holding and threw it behind him. Smash! The camera was smashed, and it slides into the pool!

Quiet!

The indoor swimming complex becomes quiet for around two seconds!

Suddenly, everyone sheered!

“Good! Serve him right!”

“Hahaha! He deserves it!”

“Good job!”

Everyone had wanted to beat Li Xiaoan up, and they felt great to see him groaning in pain on the floor. They also caught a glimpse of what that legendary Chinese tourist can do!

Dong Xuebing had never fought to be in the limelight or to show off. He had only wanted to get back at Li Xiaoan. Now, the photographs are destroyed, and Li Xiaoan got what he deserves. Dong Xuebing did not continue.

Park Yongxi saw Dong Xuebing is not continuing to beat up Park Yongxi. He sighed. “Let the matter rest…” He did not continue to attack Dong Xuebing.

Li Xiaoan laid on the floor, covering his swollen face in pain. “%$#… %$&%^&…”

Park Yongxi walked over to check on his injuries and shook his head. He did not agree with Li Xiaoan’s demands, as he felt Li Xiaoan had gone too far this time and should be taught a lesson. But Dong Xuebing’s quick moves earlier had shocked him. If this is a fair challenge, he doesn’t have the confidence to win against Dong Xuebing. No wonder all the black belt instructors are not his match.

But… what is this Kungfu?

Even Park Yongxi has never heard about this.

Wang Bo immediately made a phone call and rushed over to help Li Xiaoan up. The more he doesn’t want something to happen, the more it will happen. Their investor is beaten up now, and he doesn’t know how to answer Li Feng. These Koreans might change their minds about investing in their County. Li Feng had asked his secretary to accompany these investors, showing how important their investments are to Da Feng County. But now…

Dong Xuebing looks at Wang Bo and the Investment Promotion Agency with disgust. You all ignored your people when they are beaten up and bullied and are so concerned over a foreigner?! You all even called for an ambulance and informed the higher-ups because of them?!

Dong Xuebing ignored them and walked over to the injured man. “How are you feeling? The ambulance should be here soon. Bear with it.”

The injured man grabbed Dong Xuebing’s hand. “Thank you! Thank you very much!”

That man’s daughter sobbed. “Thank you, Uncle.”

“Haha… don’t mention it.” Dong Xuebing rubbed the little girl’s head.

That man’s wife asked worryingly. “Young man. Those Koreans are our County Government’s guests. You…”

Dong Xuebing is amused and replied softly. “Don’t worry. I will be fine. Their County Leaders had hated me to the core, and this incident doesn’t matter much. It’s just beating someone up. Haha… I can also do something for our people.”

That man’s eyes turned red, and he grabbed Dong Xuebing’s hand to thank him again.

Clap… clap… clap… Xu Yan walked over and started clapping. The crowd soon follows, and everyone in the swimming complex is cheering!

“Look at him! This is how a Civil servant should on behalf!”

“That’s right. I heard someone called him Chief earlier. No wonder he can become a Chief at his age!”

“That’s right. Look at his demeanor!”

Demeanor? Dong Xuebing felt slightly embarrassed. “Everyone, please stop. I had not done anything special. All I did was what a Government staff and a Party Member should do. I also want everyone to know that not all government staff are like them. You all must have confidence in the Party and Government! Our Party is the people’s Party! Our government is the People’s government!”

The applause got louder after they heard what Dong Xuebing said.

“Right!”

“Yes! This is how our People’s Government should behave!”

Xu Yan laughed. She is amused by what Dong Xuebing said, but she also agrees with him.

The Investment Promotion Agency’s staff are looking terrible. They know Dong Xuebing is referring to them. Wang Bo is also looking terrible. Doing what a government staff should do?! Which government staff will scold and beat others up like you?! You still have the cheek to say that?!

Although Wang Bo hates Dong Xuebing, he did not dare to question him. He can only report to Li Feng on whatever had happened.

Wang Bo is afraid of Dong Xuebing!

Who dares to offend a hooligan who knows some martial arts and can fight with one of the world’s top Taekwondo fighters?

Chapter 446 – He even has a check?!

4.30 pm.

Da Feng County. Outside of the indoor swimming complex.

After teaching Li Xiaoan a lesson and accepting the people’s gratitude, Dong Xuebing went to change before the ambulance arrives. After he got out, he saw a pair of long legs waiting for him outside of the changing room.

“Sister Xu.” Dong Xuebing smiles as he walks up to her. “Sorry to have embarrassed you.”

Xu Yan looks at Dong Xuebing. “Embarrass? You are impressive. Haha… I didn’t believe what I heard until I saw it just now. Your martial arts is quite good.”

Dong Xuebing replied modestly. “Those are only simple moves, and there’s nothing to be proud of.”

“Don’t be modest. Teach me some of your moves when we are free.”

“Stop… I don’t dare to teach you.” Dong Xuebing waved his hand. “I am not good enough to teach you.”

“What’s there to be scare of? It’s settled!” Xu Yan looks at her watch. “Ah… it’s so late now. Alright. I still have something to do and will leave first. I had a good swim today. Thank you.”

“Oh, shall I send you?”

“No need. My car is here.”

To catch those following Dong Xuebing, a few State Security Officers watched the swimming complex outside, but they did not catch anyone. Xu Yan chatted with Dong Xuebing for a while and walks towards an Audi parked not far away. She boarded, and the A6 drove away. Dong Xuebing stood there and waited until Xu Yan leaves before driving to a nearby restaurant to have dinner.

Evening.

The sky has turned dark.

Dong Xuebing burbled as he walks out of a small restaurant selling Beijing meat patty. He had used too much energy earlier and got to replenish it.

Suddenly, his phone rang.

Dong Xuebing looked at the number and answered it while boarding his car. “Huilan?”

“What happened? I heard you had beaten up Da Feng County’s investor in the afternoon.”

Dong Xuebing laughed. “You received news quite fast.”

Xie Huilan crosses her legs and leans back on her chair. She laughed. “What should I say about you? I am facing all the pressure here is not for you to go there to beat those investors up. If you carry on creating trouble, I will be powerless to protect you. Alright. You have created a big mess in Da Feng County, and it should be enough. Come back tomorrow.”

Dong Xuebing replied helplessly. “How can you do this to me? I still have not completed my mission.”

“What mission?”

“Da Feng County had snatched one of our investments from us, and we should bring at least one of their investors back, right? I will be too ashamed to show myself if I cannot even do this.”

“Haha… Do you still know how to be ashamed? If you know that, why did you beat up that investor?”

“I beat him up is because of the people. You were not around when it happened, but I believe you will also beat him up if you are there.”

Xie Huilan laughed. “Stop joking with me. Come back tomorrow. Da Feng County has been complaining to the City Government these few days when you are there. But this time, you had beaten up their investors. Even our County Government cannot do anything if they complain to the higher-ups. It doesn’t matter if you cannot get any investments. It’s enough.”

“You might be right, but…”

“Just listen to me, ok?”

In the end, Dong Xuebing gave in and agreed. “Alright. I will listen to you. I will go back to the hotel now and return tomorrow morning.”

“Good.”

But Dong Xuebing is not someone who gives in easily. Since he is here, he must get at least an investment back. How can he give up after so much trouble?

How can he return empty-handed?

Bullshit! This will be too disgraceful!

But Dong Xuebing must listen to Xie Huilan’s orders as she is doing this for him. He thought for a while and looked at his watch. There’s not much time left until tomorrow morning. He must get an investment within the remaining time. But who should he look for? That Manager Liu from Beijing? No. He had signed the contract with Da Feng County. Who else can he find?

Dong Xuebing thought about this while driving back to the hotel.

Rui He Hotel. Lobby.

Dong Xuebing looks around as he enters the lobby. He knows many investors like to chat and have coffee in the lobby. That’s why he decided to look for a target here. But as he was looking around for a target, everyone in the lobby also turns to look at him. Dong Xuebing realized two police officers, Li Xiaoan and a Korean translator, are talking. Wang Bo is also around. News of this afternoon’s incident had spread, and many investors are looking at Dong Xuebing curiously.

Fine. My reputation had become worse again.

After Wang Bo reported to Li Feng about the afternoon’s incident, the Da Feng County Government staff, especially Li Feng, are furious. Li Feng even smashed the teacup he was holding on the floor. An investor is beaten up?! This is too serious. Even the County’s Party Secretary called Li Feng to ask him to settle this problem himself.

Li Feng also calmed down. Dong Xuebing is a troublemaker, but he cannot be arrested because he is a Civil servant. Also, this incident is not serious enough to take him into custody. If Li Feng arrested Dong Xuebing, the situation would become worse. What he needs to do is to stop the damage and not let it get out of hand. So, Li Feng ordered his men to do what was necessary and hope it will appease those Korean investors.

How to appease them? Of course, it is about the compensation for the damaged camera and the medical expenses.

At the same time, Li Feng complained to the higher-ups again.

Li Feng had thought of getting the higher-ups to punish Dong Xuebing, but the County’s Party Secretary stopped him. Dong Xuebing is a troublemaker. If he lets this brat continue to do whatever he wants in the County, Da Feng County’s investment fair will be in chaos. Even if Dong Xuebing is punished after the fair, Da Feng County will also be affected. Li Feng will be implicated in it. His political rivals will use this investment fair against him. His top priority now is to ensure the investment fair can carry on without any issues and get rid of Dong Xuebing!

…….

Hotel lobby.

Li Xiaoan saw Dong Xuebing and points at him agitatedly. “%$… %^$…”

The translator said. “That is the guy who hit me and broke my camera.”

Wang Bo looks at Dong Xuebing. He knows Dong Xuebing will not remain in Da Feng County for long. After this afternoon’s incident, the City Government will not turn a blind eye. Ahh… this guy is finally leaving. He is relieved. Dong Xuebing is just a walking timebomb, and anything might happen when he is around.

The two police officers walk over. “Are you Dong Xuebing?”

Dong Xuebing smiles. “Yes. Are you all looking for me? Come. Let’s sit down first.” He walked over and sat on a sofa. He is not surprised the police officers are here for him. The moment he decided to beat up Li Xiaoan, he knows the police will be after him.

The older officer’s face changed, and he wanted to scold Dong Xuebing for his carefree attitude. But he remembered this guy dares to beat up a foreign investor and can even fight against Park Yongxi on equal grounds, and he swallowed his words. “Are you the one who damaged Li Xiaoan’s camera and hit him at the indoor swimming complex?”

“Who is Li Xiaoan?” Dong Xuebing points to a distance. “Are you talking about that man? Yes. I am the one who hit him.”

The older officer cleared his throat. “Your actions had violated the law, but I propose you all settle privately. The victim is asking for compensation of 100,000 RMB. It includes the medical expenses, camera, and the important information in the camera.” That camera is an expensive brand, and even Dong Xuebing had heard about it.

Dong Xuebing looks up. “That guy had also hit someone. Has he made compensations?”

The older officer replied. “Park Yongxi had paid that young man 50,000 RMB as compensation this afternoon.”

“What about his apology?”

The officer nodded. Park Yongxi had forced Li Xiaoan to apologize, although the latter was unwilling.

Dong Xuebing nodded.

Wang Bo thought Dong Xuebing would not pay the compensation. 100,000 RMB is not a small amount, and it should be a problem for a young man like Dong Xuebing, who had just entered the government service. He signaled to the officer, asking him to settle this as fast as possible.

The older officer saw Wang Bo’s signal and said. “If you cannot settle this privately, I will have to bring you back to our station.”

Wang Bo and some Investment Promotion Agency staff are hanging around in the lobby waiting for Dong Xuebing to embarrass himself. It will be fun if Dong Xuebing cannot afford the compensation and call others to borrow money. Some investors are also looking at them. They want to see how this guy is going to handle this.

But what they do not know is Dong Xuebing might behave like a hooligan, but he is not unreasonable. He had damaged the camera and hit Li Xiaoan for the people in the swimming complex. Li Xiaoan had also apologized and made compensations. This incident is considered over, and Dong Xuebing doesn’t mind compensating for the medical fees and camera.

Dong Xuebing cannot afford the compensation?

Are you joking?

Dong Xuebing grabbed his bag and took out a checkbook given to him by Qu Yunxuan. He wrote a 100,000 RMB check and gave it to the officer. “Is the amount correct?”

The older officer looks at the check in a daze. It’s a check!

A cash check!

Wang Bo and many investors were stunned. No one had expected Dong Xuebing to take out a checkbook!

Damn! He even owns a checkbook?!

Is this guy a civil servant?!

Chapter 447 – A 100 million project!

7 pm.

Rui He Hotel.

Dong Xuebing looks at that older officer. “What’s wrong? Is there any problem with the check?”

“Err… nothing.” The officer wiped the sweat off his forehead and gave Li Xiaoan the check.

Li Xiaoan doesn’t believe this check is real and doesn’t know about China’s check. He called his translator over to verify. In the end, the translator nodded.

Dong Xuebing had shocked many people, including Wang Bo and the Investment Promotion Agency’s staff. 100,000 RMB or 200,000 RMB might not be a small amount, but most can afford it. But the checkbook is different. The Chinese banks do not allow individuals to own checkbooks. Only companies worth over 10 million RMB can apply for it. Why is this guy so different from other government servants?

At this moment, some people noticed the watch Dong Xuebing is wearing. They thought it was a fake Patek Philippe at first. After all, there are too many counterfeits around, and they could not see it clearly from a distance. But after Dong Xuebing took out a checkbook, no one suspect he is wearing a fake watch. Someone who brings a checkbook around will not buy fake watches!

A 2 million RMB watch!

Even many investors will not bear to buy one!

This guy is wealthy! Is he a civil servant or an investor? How come he seems to be wealthier than many investors?!

After giving the check, Dong Xuebing stood up. “Officers, is this settled?”

“Ah… yes. It’s settled.” The younger officer quickly replied.

Dong Xuebing walks across the lobby to the lift and enters it.

First floor…

Third floor…

Fifth floor…

Back in his hotel room, Dong Xuebing took a shower. He is thinking of ways to bring an investor back before tomorrow morning. He doesn’t want to lose ‘face.’ He had announced to his agency and County Government before coming to Da Feng County. How can he return empty-handed?

What should he do?

Who should he look for?

As hee was showering, he heard the hotel room’s phone ringing.

Dong Xuebing thought it was those ‘special services’ calls and ignored them. The room’s phone rang again after he dried his hair, and he answered.

“Hello?”

“Dong Xuebing?” It was a middle-aged man. “I am Park Yongxi.”

Dong Xuebing was surprised. “Master Park. Why are you calling me?”

Park Yongxi calmly replied. “I want to fix an appointment to have a friendly match with you. But I don’t have your number, so I can only call through your hotel room.”

Dong Xuebing does not hate Park Yongxi. Although they clashed in the swimming complex, he can understand why Park Yongxi wants to protect Li Xiaoan. Li Xiaoan is his friend’s son, and he must look after him. Furthermore, Park Yongxi had paid the compensation and forced Li Xiaoan to apologize. This is how a grandmaster should behave.

Although Dong Xuebing dislikes that group of Koreans, he did not treat Park Yongxi. “Master Park. I am afraid I cannot agree to this friendly match.”

“Why?”

“It’s not that I don’t recognize your skills. I know you all must accept all challenges because of honor and reputation. But I mentioned this in the afternoon. Winning and losing are meaningless to me. You should also know that I am a civil servant and not a martial arts artist.”

“Young man, it’s only a friendly match.”

“I’m sorry. I am not interested.”

There are reasons why Dong Xuebing fought, and most of the reasons are because he was forced to do it. Although he is a competitive person, he will not fight with someone for unknown reasons. What’s the point of fighting against Korea’s top Taekwondo fighter? His focus is not about winning fights against others. His focus is on the government service, and that’s why he did not agree.

But this matter is very important to Park Yongxi. One of the reasons he came to China is meeting that expert who had won against Seoul’s Taekwondo schools. To him, this is more important than his investments. Investing in China is his personal matter and fighting Dong Xuebing is about Korea’s Taekwondo pride and honor. He must win Dong Xuebing at all cost!

Both chatted over the phone, and Dong Xuebing just refused to accept his challenge.

Park Yongxi had thought it would be easy as all martial arts experts have their pride. But Dong Xuebing did not behave like one. He had won against Seoul’s Taekwondo schools and left. Now, he doesn’t even accept his challenge.

How can this guy be considered a martial arts expert?

Dong Xuebing doesn’t even behave like one, but… he is as strong as Park Yongxi. He can be considered the ‘worse’ martial arts expert Park Yongxi had ever met. No wonder those Taekwondo instructors said this guy did not look at a martial arts expert at all. Even Park Yongxi had belittled Dong Xuebing this afternoon.

In the end, Park Yongxi was about to give up. He valued his status and reputation and had never thought of waiting at Dong Xuebing’s hotel room to force him to accept his challenge. He suddenly had an idea. He smiles. “Alright. I heard you are a government staff with the Investment Promotion Agency. If you accept my challenge and win me, I will bring my integrated sports arena project over to your county.”

What?

Investment?

Dong Xuebing was still thinking of snatch an investment from Da Feng County, and Park Yongxi made this offer. “Master Park, are you serious?”

Park Yongxi is good with Mandarin. “I will not go back on my words.”

Dong Xuebing got excited. “You better don’t trick me. How much is your project worth?”

“I am still considering, but it should be around 60 million to 100 million RMB.”

Damn! This is a large investment!

No wonder Li Feng is so concern about Park Yongxi so much! This investment is worth almost half of all the contracts signed at this investment fair!

Dong Xuebing jumps up excitedly. “Alright! I accept your challenge. I am leaving tomorrow morning. Let’s have the friendly match in the morning before I leave?”

“Sure!”

“That’s settled then!”

Chapter 448 – Win!

The next morning.

Dawn. The birds are chirping on the branches.

Dong Xuebing woke up before 6 am and started to do stretching and warmup after washing up. He is determined to get Park Yongxi’s 100 million RMB investment. Other than getting the investment for his County, he wants to get back at Da Feng County. He must win this match at all cost.

This is a project worth 100 million! How many years has it been since Yan Tai County has gotten such a large investment?

If it is just an ordinary sports center, it will not be worth so much. A County city cannot be compared to the main city. The price differences between the land parcels are too wide. This project is worth up to 100 million, and it should have a tennis court, bowling alley, golf range, etc. It will be a sports and recreation resort. This is a great political achievement and will create high taxes for the County.

Dong Xuebing got more excited as he thought about it.

After a while, Dong Xuebing felt he is in his best condition and called Park Yongxi’s room.

“Hello.” A deep voice answered.

“Master Park. It’s me.” With the project on the table, Dong Xuebing’s attitude towards Park Yongxi changed. He smiled and asked. “Are you ready? What time can we start?”

“If you are ready, we can start now.”

“Alright. Where is the location?”

“I had made arrangements. It will be at a Taekwondo school.”

Da Feng County, Northern District.

A Camry stopped in front of a Taekwondo school, and Dong Xuebing alighted. He walks towards the school and saw the name. It is a Taekwondo school set up by a Chinese. But the person in charge, or the coach might be Korean, and Park Yongxi has some connections with them. That’s why he can borrow this place for their match. When Dong Xuebing entered the school, he saw Park Yongxi. He had changed into his Taekwondo Dobok and is doing warmup. The other Korean investors and a translator are there. Other than them, the school’s coach and person-in-charge are also present.

“You are here.” Park Yongxi smiles.

Dong Xuebing nodded. “Are Da Feng County’s people not coming?”

Park Yongxi replied. “This is only a friendly match and has got nothing to do with investments. That’s why I did not inform them.

Dong Xuebing was still afraid of negative influences. He is a civil servant, and it’s not good for many people to know he has a match with Park Yongxi.

Dong Xuebing took off his shoes and started to do warmups.

The few Korean investors are discussing softly by the side. If they had not seen what happened at the swimming complex, they would not even talk about Dong Xuebing because they felt Park Yongxi would never lose. But after seeing Dong Xuebing’s moves, they are unsure. Furthermore, Dong Xuebing had singlehandedly brought down Seoul’s Taekwondo schools.

“Who do you think will win?”

“Both stand a chance to win, but I think the possibility of Master Park winning is higher.

“Master Park… must not lose. If he lost, then our Taekwondo reputation will suffer another blow.”

“He should not lose.”

“I think so too. Master Park has been in his best form during his recent international matches.”

At 8 am, both are ready.

Before they started the match, Dong Xuebing made a request. “Let’s have a closed-door match. I am afraid I will get distracted when people are watching.”

Park Yongxi doesn’t mind people watching his match. He is used to thousands of fans cheering for him during his matches. He thought for a while and nodded. He also wants Dong Xuebing to be in his best condition for this match. He turned to Li Xiaoan and the rest to ask them to leave. Li Xiaoan refused as he is afraid Dong Xuebing would cheat and refuse to admit he’s lost. He insisted on being the referee, and the other investors also don’t want to miss this exciting match. But Park Yongxi insisted, and they left unwillingly.

Dong Xuebing has his considerations for this request.

“Can we start?” Park Yongxi stood opposite Dong Xuebing.

Dong Xuebing took a deep breath. “Alright. Please kindly take care of me.”

Park Yongxi moved slowly around Dong Xuebing, looking for his weakness. After one round, he stepped forward suddenly!

Even at this moment, Dong Xuebing is not paying full attention to his opponent and is still thinking about the investment. It’s not because he is looking down on Park Yongxi’s skills. It is because he will not lose!

One minute…

Two minutes…

Three minutes…

Swoosh!

Dong Xuebing punched Park Yongxi’s chin but stopped one cm from his face. The force from the punch blew Park Yongxi’s hair. At the same time, Park Yongxi’s punch to Dong Xuebing’s stomach also stopped. But the distance is around five to six cm. If they continued, Dong Xuebing’s punch would land first, and Park Yongxi’s punch will not touch him.

Dong Xuebing stepped back. “Let’s stop here, as this is a friendly match after all.”

Park Yongxi also withdraws his fist. It was too fast. He could not even see Dong Xuebing’s movements clearly during their exchanges. Most of the time, he got to rely on his instincts. If his eyes cannot even see his movements, how is he going to fight? “You are skillful!”

Dong Xuebing laughed. “It was just luck. Let’s consider this a draw.”

Park Yongxi shook his head. “No. I lost.”

Park Yongxi had tried his best, but he could tell Dong Xuebing had not gone all out. This shocked him, and the saying, ‘there is always someone better’ is true.

“Err… Master Park…”

“I admitted my lost.” Park Yongxi’s expression did not change. “I will invest my integrated sports hall in Yan Tai County.”

That’s what I want to hear. Dong Xuebing is overjoyed. “Our County is nowhere inferior to Da Feng County. I believe that since you are going to invest here, you should have studied about my County. Although our economy is not as good as Da Feng County, we are nearer to Beijing. You are investing millions into this integrated sports hall. You are not targeting the residents of our County and Province, right? You are targeting Beijing’s residents.”

Park Yongxi nodded.

“Our County is less than 2 hours drive from Beijing, and 1.5 hours if the traffic is clear. This investment will have high potential, and the land cost lower. This is the best time to invest, as the infrastructure and other facilities are still not up. If you wait until Beijing starts building 7th Ring Road or 8th Ring Road, the surrounding areas will develop quickly. At that time, you cannot do much with 100 million RMB.” Dong Xuebing knew Park Yongxi would not go back on his words, but he felt the need to tell him all these.

Park Yongxi also knows about this.

Before they made this bet, Park Yongxi had studied and considered Yan Tai County. Even if he lost this match and invest in Yan Tai County, he would only suffer a bit of loss compared to investing in Da Feng County. The losses are within the acceptable range, or else he will not make this bet. One hundred million RMB is not a small amount.

“I know about Yan Tai County. It is also developing well, and I think it has high prospect.” Park Yongxi replied. “But this is not what I am concern about now. Let’s go. This is not a good place to talk. Let’s return to the hotel first. I had learned a lot from this match, and I want to discuss some of your moves with you. Those moves look like Taekwondo moves, and I hope you can share those moves with me.”

Dong Xuebing agreed. “No problem. I also hope you can give me some pointers.”

“Are you poking fun at me? I should be the one learning from you.”

“I am not very good with my moves. You are the Master here, and I should be the one learning from you.”

“You are modest.”

Both chatted as they leave the training hall. The doors opened, and everyone waiting outside turn and look at them.

“Master Park, how is it?”

“Who won?”

Before Park Yongxi replied, Dong Xuebing quickly said. “Park Yongxi had pulled his punches, and I managed to get a draw.”

Draw?

Li Xiaoan’s face changed. How is this possible? Even Master Park could not win him?

The other Korean investors are relieved. Draw… is also not a bad result. Master Park represents Korea’s Taekwondo, and he must not lose.

Park Yongxi frowned and was about to say something. But Dong Xuebing place his arm over his shoulder. “Master Park, let’s go back in my car.”

Both boarded Dong Xuebing’s Camry after leaving the Taekwondo School.

Park Yongxi smiled helplessly. “I am not someone who doesn’t admit defeat. Why did you say it was a draw?”

Dong Xuebing laughed. “That was just a friendly match. Is winning and losing so important? Oh, let’s talk about your project.”

Dong Xuebing had agreed to this match because he wants to get investment for Yan Tai County.

As for winning and losing…

So what if he wins?

Dong Xuebing doesn’t mind about winning or losing, but he knows Park Yongxi cannot lose. He might as well do Park Yongxi a favor, and he also doesn’t want him to invest in Yan Tai County with sore feelings. Investments should be from the bottom of the heart, and things might sour in the future if Park Yongxi bears ill feelings. Dong Xuebing is inviting Park Yongxi to invest in Yan Tai County sincerely. Furthermore, he had used STOP during their match, and that is not considered martial arts.

Not to mention Park Yongxi.

With enough STOP time, Dong Xuebing can even win against a tank!

Dong Xuebing’s current strength is not considered human!

Chapter 449 – Triumph Return!

Hotel room.

“Xiao Dong, how did you dodge this move of mine?”

“I think this kick of yours should be slightly lowered. When you move, it should be like this.”

“Are you saying that I should change the direction after unleashing my kick? That way, I will be harder to dodge? Hmmm… Yes. You are right.”

“Master Park, how did you control your center of gravity when you did that continuous kicks? I tried, but I cannot put strength into it.”

“Your posture is incorrect. Your center of gravity should be slightly lowered and forward.”

After many fights, Dong Xuebing has a bit of martial arts understanding. He had also used BACK several times and is experienced in dodging and catching the right timing. Park Yongxi is a Grandmaster and had trained every moves thousands of times. They felt they should have met each other earlier. Park Yongxi asked Dong Xuebing for pointers how to avoid and dodge, while Dong Xuebing asked him about the techniques and different moves. After an hour of discussion, they learned a lot from each other.

It is already 10 am.

Dong Xuebing quickly said. “Master Park, my Leader had asked me to return in the morning. We…”

“Oh…” Park Yongxi is slightly disappointed. He thought for a while and replied. “Let’s go together. I also need to check out the investment site, and we can continue with our discussion on the way. You have made several good suggestions. No wonder I could not even touch your clothes with my best moves. Let’s continue in the car. I will pack my luggage now.”

Dong Xuebing smiled. “I will get my car and wait for you downstairs.”

Ten minutes later.

Rui He Hotel’s main entrance.

Dong Xuebing finished two cigarettes and saw Park Yongxi coming out of the hotel.

Park Yongxi apologized with a smile. “Sorry to keep you waiting. I had to explain to my friends and Da Feng County. After all, they had been hosting me well, and it’s rude to leave without informing them.” He said as he boarded Dong Xuebing’s black Camry.

Hearing this, Dong Xuebing felt bad. “If you think Da Feng County is better, I will not force you. This investment is not a small amount, and your money did not drop from the skies. You don’t need… that I also not an official bet…”

“Haha… are you looking down on me?”

“No. I treat you as my friend, and I don’t want to feel being taken advantage of.” After getting to know Park Yongxi, Dong Xuebing felt he is someone respectable.

Park Yongxi laughed. “If you treat me as your friend, then you must get more subsidies for my company. Also, I am not giving your County my investment for free. After we found a suitable site, you must spar a few more times with me. I feel that I gain a lot more sparing with you than competing in the Olympics. The way you dodge my kicks is perfect. I believe I can improve significantly from training with you.”

Dong Xuebing heard what he said and did not say anything else. “No problem. I will be your sparring partner.”

“This is what you said. Hahaha…”

…….

Wang Bo was stunned for a few seconds when he received Park Yongxi’s phone call. Park Yongxi had only told him that after site inspections did not meet its requirements, he had to leave. He also thanked Da Feng County for being a great host. This is normal, as this investment fair had only gathered the investors. It is up to the investors whether if they want to invest. Park Yongxi had also not made any promises to invest in Da Feng County and is here to inspect the sites. But Li Feng placed high importance on him because he will be investing a large amount.

Park Yongxi leaving before the end of the investment fair has an impact on Da Feng County.

Their County had tried their best but could not stop him.

When Wang Bo’s men reported that Park Yongxi had left in Dong Xuebing’s car toward Yan Tai County, he jumps up in anger!

Dong Xuebing!

F**k!

The whole County is furious after this was confirmed!

Their County’s investment had been snatched away by Yan Tai County!

What’s more frustrating is when Li Feng went to Yan Tai County to snatch their investor, he wanted to do it secretly. If Sun Shuli had not bumped into them by accident, he would not step forward and ‘show off’ in front of Yan Tai County Leaders. He knew what he did had crossed the line, but Dong Xuebing had parked his car in front of the hotel openly to fetch Park Yongxi!

This is too disgusting!

This is purposely trying to embarrass Da Feng County!

After hearing what happened, Mayor Li threw his phone onto the floor! That is a 100 million project! All the signed projects from this investment fair only amounted to about 100 million. Dong Xuebing had snatched this investment worth 100 million RMB away from them!

This is too much!

Everyone in Da Feng County Government had heard of what Dong Xuebing did and hated him to the core!

Dong Xuebing knows everyone in Da Feng County will be going after him, and he did not make any stops. He just drove back to Yan Tai County.

Is this considered a triumph return?

Dong Xuebing is satisfied with his trip to Da Feng County. All the scores had been settled, and he is the winner.

Dong Xuebing and Park Yongxi discussed the different moves on the way when Xie Huilan called.

“You brought Master Park back with you?” Dong Xuebing wonders how did Xie Huilan hear about this so fast. “Is this true?”

Dong Xuebing looks to his side. “Yes. I should arrive in about 15 minutes.”

“… are you confident of getting him to invest?”

Park Yongxi is sitting beside Dong Xuebing, and he did not say much. He replied. “99%.”

Xie Huilan quickly replied. “Good! Good job! Bring Master Park to the Investment Promotion Agency directly! You have done well this time! Hahaha….”

Why did Xie Huilan ask him to return to the Investment Promotion Agency?

When Dong Xuebing turns into the Investment Promotion Agency, he understood why Xie Huilan asked him to come here directly. Many County Party Committee cars and County Government cars are parked in front of the agency. He looked at the cars and noticed Party Secretary Xiang Daofa and Xie Huilan are there with Sun Shuli, Luo Haiting, Lin Pingping, etc. They are standing outside to receive Park Yongxi. This shows how important Park Yongxi’s investment is!

Under normal circumstances, the Party Secretary and Mayor will seldom appear in the same place. Even if they did, there would be rivalries. But when Dong Xuebing parked his car, he did not notice any unhappiness between Xiang Daofa and Xie Huilan. They seemed to have discussed this beforehand.

Park Yongxi alighted, and Xiang Daofa and Xie Huilan went up to receive him.

Park Yongxi smile and chatted with them.

With all the Leaders around, Dong Xuebing has no chance to say anything. He secretly winked at Xie Huilan and was about to walk over to Sun Shuli.

But Xiang Daofa stopped him and even patted his back. “Xiao Dong, you had done well this time.”

Did the sunrise from the west today? Xiang Daofa has never like him. Dong Xuebing quickly replies. “Thank you.”

Xiang Daofa has never thought so well of Dong Xuebing. He smiled and patted his shoulder to praise him again.

Lui Dafa felt jealous. Secretary Xiang had supported him to be the Chief in the past, but now, his attitude towards Dong Xuebing had changed. Lui Dafa also understands that a 100 million RMB investment is a huge political achievement that will benefit both the County’s Party Secretary and Mayor.

Zhao Xinglong also nodded with approval. Regardless of how the process went, it is the result that matters. Xiao Dong had done well this time. This project is worth up to 100 million RMB, and he can tell Park Yongxi has already shown his intentions to invest in Yan Tai County. For the past few years, the County’s average annual investments are only around 100 million RMB. Xiao Dong had only gone to Da Feng County for a few days, and he came back with that amount. He is impressed. Putting Xiao Dong’s character aside, not many is as capable as him!

Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest were also stunned.

All of them did not believe this is true when they heard about this in the morning. They heard Chief Dong beat up a Korean investor and fought with Park Yongxi yesterday. How did he bring Park Yongxi back with him the next day?

But when everyone saw Park Yongxi alighting from the car, they are speechless.

Luo Haiting and Lin Pingping look at each other.

Chief Dong had done something impressive. Just a few days ago, all of them were angry for Da Feng County snatching away their investment. But now, some of the Investment Promotion Agency’s staff felt sorry for Da Feng County. Li Feng had only snatched a 10 million RMB investment from them, but what happened after that? Da Feng County’s Investment Promotion Agency’s Chief Pang Zhou was suspended because of Dong Xuebing. Li Feng’s secretary was scolded, and Dong Xuebing beat up their foreign investors. In the end, Dong Xuebing still manage to snatch away an investment worth up to 100 million RMB!

Da Feng County is unlucky this time!

Chief Dong is revengeful, and he settled all the scores in two days. This guy knows how to create trouble!

Guo Panwei was the only one who is not surprised. He had seen Chief Dong creating miracles more than one year ago and knew what he had done. He knows anyone that offended Dong Xuebing… will not have a good ending. Just look at what happened in Da Feng County. Why did you all provoke Dong Xuebing in the first place? If you all had just remained in your County and apologized after that incident, all these will not happen.

……

Dong Xuebing has returned.

All the scores have been settled after all the chaos Dong Xuebing created in Da Feng County.

Many Yan Tai County people’s evaluation of Dong Xuebing after this incident is… this guy is a hooligan with a government title!

Chapter 450 – Your Behind!

Afternoon.

The Investment Promotion Agency.

Ring… ring… ring… Deputy County Mayor Zhao Xinglong called. “Hello, Xiao Dong. Party Secretary Xiang and Mayor Xie had ordered you all to host Master Park these few days. You all must get this large-scale sports complex project. I am letting you handle this, as I don’t trust others. This project is worth tens of millions, and Party Secretary Xiang and Mayor Xie don’t want it to go wrong.”

Dong Xuebing adjusted his clothes. “No problem. Leave it to me.”

“What’s the arrangement for Master Park tomorrow?”

“I had wanted to accompany him to look at the investment site and the surrounding areas. But Master Park wants to go alone and doesn’t want anyone to follow him. I am afraid of offending him and did not insist.”

“Ok. Just let him be. We must not leave a bad impression.”

“I also think so.”

“Oh, since he doesn’t want anyone to follow him, you can take a few days’ breaks.”

“… Huh? Break?”

“Haha… Mayor Xie had asked you to take a break. You had created a mess in Da Feng County, and she is afraid the City Government might be unhappy. So, she is asking you to stay low for a few days.”

“Oh… Ok.”

Dong Xuebing knew he had offended everyone in Da Feng County and must need to stay low for a few days after hanging up. Everything has been settled, and he had brought Park Yongxi back. Even without him around, the Investment Promotion Agency can still operate as normal. So, he called Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest to his office and told them that he would be taking a few days off. He ordered them to continue with getting investments, especially Park Yongxi. Since Park Yongxi doesn’t want anyone to accompany him, they must still stay vigilant and standby to render any assistance.

Dong Xuebing left in his Mercedes MPV after the meeting.

While driving, Dong Xuebing called Qu Yunxuan. “Hello, Xuanxuan… It’s me.”

“It’s a weekday today. Why are you not working?” Qu Yunxuan asked.

Dong Xuebing smiles. “Something happened in the County, and I had just settled it. I thought you went on a vacation with your Mum. Are you back in Beijing?”

“I have returned for some time. The hot springs are so comfortable.”

“You know how to enjoy life. I had been so busy for the past two days. Oh, I am on leave these few days, and I will go and find you now. I miss you and our child badly. I didn’t get to meet you when I return to Beijing previously.”

Qu Yunxuan laughed. “I think you must be missing our baby. When did you miss me? Haha… just come over. I will be waiting at North Heping Road.”

“Alright. I will arrive at night.”

“Ok. I will hang up now.”

“Wait. Kiss me before hanging up.”

“Are you asking for a beating?! Huh?! Bye… haha…”

Dong Xuebing is speechless after the line was cut. He decides to teach her a lesson after they meet.

It’s already evening peak hours, and there’s a slight traffic jam on the road to Beijing. This is not because of there many cars on the road. It is because of the road conditions. There are many potholes on certain parts of the roads, and even Dong Xuebing’s Mercedes MPV has a problem getting through those sections. When Dong Xuebing drove to Da Feng County, he had experienced bad road conditions. His car is only suitable for city roads, but it’s not suitable to be driven on rural village roads.

Should I get a new car?

Dong Xuebing had driven this car for about a year, and there are many new models introduced this year.

Dong Xuebing thinks if he should get an SUV. At least he doesn’t need to worry when he needs to go to the village. But this is only a random thought, and he hasn’t decided yet.

When Dong Xuebing reached Beijing, it was already 8 pm.

It’s a cloudless night, but the air quality was too bad, and Dong Xuebing could not see any stars.

He Ping North Road.

Dong Xuebing stood along the corridor and pressed the doorbell. Ding dong… ding dong.

The door opened, and Qu Yunxuan’s voluptuous body appeared in front of Dong Xuebing.

Aunt Xuan is wearing a grey sweater, black thighs, slippers, and long hair tied up in a bun. She looks virtuous and gentle. Dong Xuebing looks at Aunt Xuan’s tummy. She is around four months pregnant, and there is a slight bump. It is much bigger than the last time Dong Xuebing saw her.

“What are you looking at?” Qu Yunxuan laughed. “Come in.”

After closing the door behind him, Dong Xuebing kneeled and pressed his face against her tummy. “Baby, your Daddy is here. Did you miss me?” He did not feel anything and poked the tummy lightly. “Quick. Kick Daddy.”

Qu Yunxuan giggled and stroked Dong Xuebing’s hair. “Why are you so late?”

“There’s a traffic jam, and certain sections of the road are quite bad. I am afraid of damaging the car and did not drive fast.” Dong Xuebing replied as he touched her tummy. “What about you? Did you miss me?”

“I miss giving you a beating. Haha…”

“Hehe… What did I do? Why you want to hit me the moment we met?”

“Do I need a reason to give you a beating?”

“Alright… you are the biggest in our family now, and you can do whatever you want. I will not argue with you.” Dong Xuebing stood up and hugged Qu Yunxuan from her back and kissed her.

Qu Yunxuan looked at Dong Xuebing and pinched his cheeks. “Go and wash your hands. Let’s have dinner now.”

Dong Xuebing nodded and kissed a few more times before letting go.

After dinner.

Dong Xuebing is in a great mood. He sat on the sofa and insisted Aunt Xuan sit on his lap. Qu Yunxuan gave him a stare and gave in to his demands. He hugged her waist and pressed his face against her back to smelling her scent.

“Aunt Xuan, you are getting prettier.”

“How many days will you be staying this time?”

“Around two to three days. I had returned to hide and cannot return even if I want to. Haha…”

“Did you get into trouble again?” Qu Yunxuan turned and held Dong Xuebing’s hand, which is on her tummy. “I had told you not to be so hardworking. You never listen to me. What will happen to us if anything happens to you?”

Dong Xuebing laughed. “What can happen to me? Don’t worry about me.”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s nose lightly. “You are always making me worry about you. Don’t you think you deserve a beating?”

“Go ahead. Just do whatever you want.”

Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s arms lightly. “You are asking for it.”

Dong Xuebing loves Aunt Xuan’s gentleness and tightens his hug. He could feel his blood rushing down to his member.

Qu Yunxuan also felt it and grumbled. “You pervert! Are you thinking of some naughty things again?”

“You are the one who seduces me first.”

“Idiot. Who seduced you?”

“Your big butt is moving about and pressing down on my lap. You still don’t want to admit you are seducing me?”

“You are the one who insisted me to sit on your lap, and you are blaming me now? Do you think I don’t dare to beat you up? Laid face-down now!”

“Ah… sorry… sorry…” Dong Xuebing quickly hugs her. “Xuanxuan… how come I feel you look younger now? You look like you are in your mid-twenties, and your face is glowing. Did you go to a beauty salon?”

Qu Yunxuan smiles. “You sweet talker.”

Dong Xuebing laughed. “Let’s go to the room. I want to see if your body’s complexion has improved or not.”

“I need to warn you first. We are not going to have sex during my pregnancy. “Qu Yunxuan warned and poked Dong Xuebing’s head. “You better stop thinking of that.”

“Wait…” Dong Xuebing argued. “People say it is fine after the first trimester. We only need to take note not to be too vigorous. If you don’t believe me, you can go and read it up.”

“I say no means no.”

“You are too careful.”

Dong Xuebing is going to be a father and has done some research on pregnancy and babies. It is fine to have sex after the first trimester until two months before the due date. Also, he has not met Aunt Xuan for some time and misses her very much. The last time they had sex, she was not pregnant, and he wants to see how a pregnant woman feels.

“Aunt Xuan…”

“I don’t want to hear or see anything. No means no!”

Qu Yunxuan is firm, and Dong Xuebing decides to try another method. “Then… how about we try something new?”

Qu Yunxuan quickly closes her mouth.

“I am not talking about your mouth.” Dong Xuebing cleared his throat. “I am talking about your… err… your behind.”

Qu Yunxuan’s immediately turns red. “You will be the death of me. What behind? I don’t understand what you are talking about!”

“If you don’t know what I said, why are you blushing?”

“Try saying another word! I will beat you to death!”

“We are together for so long. What’s there to be shy? Alright. That’s settled then.”

“I did not agree.”

Aunt Xuan has never tried her behind before, and Dong Xuebing did not let her off. He carried her up and ran into the room.

Qu Yunxuan is mad. “Xiao Bing! I will beat you up!”

“Go ahead.”

“You idiot! You cannot go in there! It will not fit.”

“Let’s give it a try.”

“I am getting angry. Hurry up and put me down.”

“No.”

“Are you going to put me down?”

“… no!”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s chest as he puts her on the bed. She panics and quickly says. “You hooligan! You… go downstairs and get a bottle of lubricant first!”

Dong Xuebing is stunned. “You really know a lot.”

Chapter 451 – Buying Double color balls!

9.20 pm.

Qu Yunxuan’s apartment.

The bedsheets are all damp from perspiring. Dong Xuebing is exhausted and lying on Qu Yunxuan’s body. But even though he is tired, his hand did not stop caressing her body. Compared to his body, Qu Yunxuan’s complexion is very smooth.

Qu Yunxuan is also panting and sweating. “Get off. You might be pressing against our baby.”

“My body is arched and is not pressing against you.”

“But you must also come down. Help me take a few pieces of tissue.”

Dong Xuebing got off and grabbed a few tissues from the bedside. “Let me wipe for you.”

“Go away.” Qu Yunxuan clenched her thighs and pushed him. “I will do it myself.”

“Which part of your body has not been touched by me? What’s there to be shy? Quick, spread your legs.”

Qu Yunxuan slapped Dong Xuebing’s arm and let him do whatever he wants. “Throw away that bottle of lubricant later. This is the only time I am letting you do this.”

Dong Xuebing laughed. “You say this every time, but you…”

Qu Yunxuan blushed and gave him a stare. “If you make me mad, I will bring our baby overseas and not give you the chance to see us.”

“Ah…” Dong Xuebing got a fright. “No… don’t…”

Qu Yunxuan laughed when she saw Dong Xuebing’s face changed. She points to his head. “Are you scare?” She asked and kissed him. “I wonder if I had owed you in our previous life. No matter what you did to me, I just cannot get angry with you.” She wiped the sweat from his back. “Are you thirsty?”

“No. Let Gege (Elder Brother) hug you for a while more.”

“Nonsenses. You are so young, and you want to be my Gege?”

“Hehe… I wonder who was shouting Gege so many times earlier?” Dong Xuebing slapped her butt playfully.

After joking around for a while, they wore back their clothes and got out of the bed.

Qu Yunxuan has one hand on her butt as she felt some discomfort. “… look what you have done.”

Dong Xuebing quickly goes over to help her. “If you allow me to do the front, will I need to go by the back? You are the one who doesn’t allow me.”

Qu Yunxuan raised her arms and was about to hit him. But she suddenly remembered something and looks at the clock. “Ah, it’s almost 9.30. I will settle the score with you later. Turn on the TV. Today is the Double-color ball draw. I had bought a few hundred RMB yesterday.”

Dong Xuebing asked. “Why did you suddenly thought of buying the lottery?”

“You keep saying you want to be a multimillionaire. Our company currently only has 50 million RMB worth of assets, far from 100 million. I am just trying my luck. Haha…”

“Millionaire? Did I ever say that?”

“You had mentioned it several times.”

“That is just a goal. You don’t need to be so anxious.”

They sat on the sofa, and Qu Yunxuan looks for the channel with the remote. “The last time you returned to Beijing, you had won the lottery several times. I feel our luck this year is quite good and want to see if we can win anything from the double-color ball lottery. My subordinates are currently handling the auction company, and I have nothing to do. I just treat this as entertainment.”

Huh? I can win the lottery is not based on luck.

Dong Xuebing looks at the live telecast of the draw on TV. “It’s hard. The possibility is too low.”

“Who says? Maybe I had bought the winning ticket.” Qu Yunxuan passes a teacup to Dong Xuebing before peeling an orange for him. “Open your mouth… haha… if we can win 50 million, we will have over a billion RMB assets. When our child grows up, we don’t need to worry for him.” After having a baby, her thinking has changed.

“Hope we can win.” Dong Xuebing looks at the TV while eating the orange. “Ah… it started.”

Qu Yunxuan turned to the TV and took out a stack of lottery tickets and a pen. “Help me note down the numbers while I check the tickets.”

“Ok.” Dong Xuebing is also excited.

Money… is never enough.

Dong Xuebing felt he is quite wealthy in the past. He owns a company worth tens of millions, and he cannot finish spending his money in his lifetime. But after becoming the Investment Promotion Agency’s Chief and meeting so many investors, he felt poor. Those investors can invest tens of millions without blinking, and he wonders what their total assets are. He is nothing compared to the investors he met. Fifty million is nothing in first-tier cities like Beijing, Shanghai, and Guangzhou. His money is only enough to buy a bungalow in the outskirts. He cannot afford the better mansions worth hundreds of millions.

Dong Xuebing got more excited as he thought about this. Aunt Xuan should be quite lucky and might win a prize.

The draw stared.

Qu Yunxuan’s eyes are glued to the TV.

Dong Xuebing laughed. “I have a feeling that we can win one of the top prizes.”

“Haha… I always have such feelings too. But in the end, I did not manage to win anything. Ah… it started…” The first number is 04.

Dong Xuebing quickly wrote it down. “Do our tickets have this number?”

“Let me check.” Qu Yunxuan checked her tickets. “This is not an auspicious number, and did not pick this number. Only five machine-pick tickets have 04.”

“That means we have a chance. The second number is out. 05.”

Qu Yunxuan checked the five tickets and smiled wearily. “I only have one ticket with 04 and 05.”

The third number is out, and Qu Yunxuan puts down all the tickets on the coffee table. She sighs. “01. All my tickets did not win the first prize.”

To them, winning the second and third prizes is meaningless.

Dong Xuebing also felt disappointed.

Thinking back, Dong Xuebing has known many people, and almost all of them buy lottery. But he has never heard of anyone winning the lottery. It is almost impossible to win the top prize of the lottery base on luck. But if he can change this… Dong Xuebing suddenly remembered it’s been a while since he bought the PK 10 lottery and won. There might be gossip if he won the lottery again, but it is not a big deal.

Dong Xuebing quickly asks. “Aunt Xuan, what time does the betting close for double-color balls?”

Qu Yunxuan looks at Dong Xuebing. “Ticket sales will end at 8 pm on the draw date. Why are you asking? Do you also want to buy it? The next draw is two days later.”

8 pm?

Dong Xuebing looks at his watch. It is a few minutes past 9.30 pm.

It is only slightly more than 1.5 hours after the lottery ticket sales end.

Dong Xuebing took a deep breath and mumbled MENU. A menu appears in his mind, and the remaining time is displayed. 101 minutes and 28 seconds.

It’s enough! He has more than enough time!

It is almost May now. After discovering STOP, Dong Xuebing has managed to save time. Even after stealing the relics from Japan, fights, etc., he did not use too much of his power and accumulated over 100 minutes.

This is no longer a problem with the remaining time.

Dong Xuebing immediately stares at the TV and memorize the winning numbers.

The winning numbers of this Double-color ball lottery draw are 01, 04, 05, 09, 15, 17, and the special number is 06.

“What are you thinking? You are staring at the TV.” Qu Yunxuan laughed as she fed Dong Xuebing orange. “Stop looking. A few of our tickets have won 5 RMB each. If you are free tomorrow, go and claim the prizes downstairs.” She is thrifty and has never thought of throwing away those tickets which had won a few RMB.

But Dong Xuebing is not thinking about this. After the special number was drawn, he took a deep breath and organized his thoughts.

It will work!

This will work!

When he bought the PK 10 tickets, there are no butterfly effects, and the winning numbers did not change. This should apply to the Double-color balls lottery. As long as he does not contact those TV station people or the lottery result machine, nothing will change. Nothing is absolute, and he might also fail.

But the temptation of winning tens of millions, or over a hundred million, is too big.

Yes! I will gamble! Maybe I can still see my company getting listed! At most, my loss is only one and a half hours of ‘remaining time.’ He can afford it!

After Dong Xuebing decided, he did not waste any time. When Qu Yunxuan stood up to go to the toilet, he mumbled the comment in his heart!

BACK! 97 minutes!

……

……

Swoosh!

Dong Xuebing’s surroundings become dark suddenly!

He had never turned back time for so long, and his body and senses could not get used to it. He suddenly felt giddy and found himself in his Mercedes MPV when he opens his eyes again. He is at a traffic stop and has just entered Beijing. He Ping Road North is just a few junctions away!

Dong Xuebing looks at his watch. It’s 7.55 pm!

Time has returned!

The lottery ticket sales will stop in 5 minutes!

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

He knows it is Qu Yunxuan and what she will be asking. This had just happened earlier.

“Xiao Bing.” Qu Yunxuan asked. “Dinner is ready. Why are you still not back yet?”

Chapter 452 – 100 top prize tickets!

“Aunt Xuan, you can go ahead with dinner first. I am going to buy lottery.”

“Lottery? It is almost 8 pm.”

“Yes. I am in a hurry.”

“Don’t rush yourself. If you cannot get it in time, you can buy the tickets for the next draw. Be careful while driving.”

“Yes. See you later.”

Dong Xuebing hung up and floored the accelerator when the traffic lights turn green. He saw a lightbox by the roadside and quickly stop his car. Fu Li Lottery outlets are very common in Beijing, and they have at least one outlet every street.

There are less than 4 minutes left!

Dong Xuebing rushed into the shop after alighting.

There are seven to eight customers in the shop. Two of them are playing other types of lottery, and the remaining are discussing the winning numbers.

“I think number 11 will appear in this draw.”

“Yes. Number 11 has not appeared for the previous six draws.”

“Save it. The lesser a number appears, the harder it will appear.”

Dong Xuebing looks at the counter. The Boss had just keyed in the numbers for a customer, and the machine is printing out the tickets. Dong Xuebing rushed over and said in his heart. ‘Hurry up! I don’t have much time left!’ He looks at his watch. Three minutes left!

The man paid for his tickets and left with his tickets.

Dong Xuebing quickly steps forward. “It’s my turn, right? I will say out the numbers for you to key in. Please hurry up.”

The Boss also knows there is not much time left. He nodded. “Alright. What numbers are you buying?”

“… 01, 04, 05, 09, 15, 17, and the special number is 06.”

Tap… tap… tap…. The boss keys in the numbers quickly. “Any other numbers?”

After Dong Xuebing told the Boss the winning numbers, he said. “I want to place ten bets on the set of numbers… No. Wait…” Dong Xuebing gritted his teeth. “Damn! I will buy 100 bets on this set of numbers!”

Dong Xuebing couldn’t care anymore. So what if it is risky?!

The Boss and the other customers are stunned.

Damn! 100 bets? Is this guy drunk?

It’s common to see people buying five or ten bets on a set of numbers. But 100 bets are too much. Is this guy trying to win the jackpot from the few hundred million RMB pool? But he must need to win in the first place. One hundred bets on a set of numbers are equivalent to throwing your money down the drain. If you want to buy, you should buy multiple sets of numbers.

Dong Xuebing saw the Boss is in a daze and hurried him. “Can you hurry up? 100 bets!”

“Huh? Alright.” The Boss quickly printed out the tickets.

“Oh…” Dong Xuebing added. “01, 03, 06, 08, 16, 18, and special number is 02. One hundred bets for this set of numbers too.”

There are less than 2 minutes left!

Dong Xuebing had occupied one counter and bought 100 bets for four sets of numbers each. The other few sets of numbers are randomly picked. It is not because he is afraid the winning numbers will change or wants to buy a few more sets as insurance. If the butterfly effect happens, no matter what number he bought, he will not win. He had bought other sets of numbers to cover up. Buying only one set of numbers will stand out too much. But if he won the lottery after buying a few different sets of numbers, he can claim it was luck.

It is exactly 8 pm after Dong Xuebing paid for the tickets.

“Time’s up!” The Boss announced.

Dong Xuebing took his lottery tickets and returned to his car. He grabbed the steering wheel and is relieved. If his 100 bets won the lottery’s top prize, Aunt Xuan and he would become rich overnight. But this method can only use once because he does not have so much remaining time to be used for lotteries. Even if Dong Xuebing has accumulated enough time, he will also not dare to buy lotteries. No one in the world will be so lucky to win the lottery so many times. For the next few years, he decides not to buy the lottery again.

He Ping Road North.

Dong Xuebing parked his car and remembered something. He did not go upstairs. Instead, he went to the nearby pharmacy to buy a bottle of lubricant before going home.

Ding dong… ding dong…

Qu Yunxuan opens the door and lets him in. “Did you manage to buy it? What type of lottery did you buy?”

“Double-color balls.” Dong Xuebing took off his shoes and showed her his tickets. “Look. I have a good feeling about this draw. Hahaha… Let’s see if my feelings are right.”

“You have always been lucky. Eh? One hundred bets for a set of numbers? You made so many bets?!”

“Since I am going to buy, I have to place a few more bets. Winning one bet is meaningless.”

“I had also bought the Double-color balls lottery yesterday. Let’s see who is luckier later. Go and wash your hands while I heat the dishes.”

Dinner again?

Dong Xuebing had just eaten, but he is in a different time zone and feels a bit hungry.

After dinner, Dong Xuebing did not do anything naughty with Aunt Xuan. He had just tried her behind earlier and is not horny. He sat on the sofa and felt like smoking. But he changed his mind after he saw Aunt Xuan’s tummy. He took out his lottery tickets to check the numbers. He had used 1.5 hours on this and cannot afford to buy the wrong numbers.

Qu Yunxuan sat beside Dong Xuebing with a teacup. “Why did you buy the lottery today? You are just looking at your lottery tickets and ignoring our baby and me.”

Dong Xuebing is speechless. “You are so sensitive. When did I ignore you and our baby?”

Qu Yunxuan looks at Dong Xuebing. “You will always hug my tummy first when you see me.”

Dong Xuebing thought to himself. ‘I had already hugged you earlier.’ But he still turns and presses his face against her tummy. “My baby… can you hear me? If you can hear me, kick me.” He laughed. “Is this alright?”

“You are just trying to get me off your back.” Qu Yunxuan rolled her eyes. “Are you trying to make me angry?”

“Haha… you will be happy later. The draw is about to start.” Dong Xuebing hugged Qu Yunxuan and kissed her. “We are going to get rich again.”

“You don’t even know if you can win, and you are saying all these.”

“What if I win the top prize?”

“Haha… I should be the one winning instead.”

“Hmph. Let me show you my luck today!”

“Nonsense. If you dare to sprout nonsense again, I will beat you up!”

Five minutes…

Ten minutes…

Thirty minutes…

The draw is starting!

Qu Yunxuan is very excited and had switched to the channel. Her tickets are all on the coffee table. “You had won the top prize for the PK 10 lottery the last time, and it should be my turn now!”

Dong Xuebing laughed. “Don’t cry if you didn’t win later.”

“Do you think I am like you?! Hmph!”

The host and lottery officials had come on the stage.

Qu Yunxuan looks at her tickets, and Dong Xuebing is also holding his tickets tightly. Both are glued to the lottery result machine on TV. The small balls are rolling about in the machine.

The first ball rolled out!

Dong Xuebing looks at the first number. 04! It’s the same number!

Dong Xuebing is overjoyed. This is a good sign!

The second number is also out. 05!

Then… it’s 01!

Followed by 09!

Dong Xuebing got more excited. He was too excited until he doesn’t know where to place his legs. He crossed his legs with his leftover his right and then changed to his right over his left. Compared to Dong Xuebing, Qu Yunxuan is the opposite. She looked helpless and shook her head.

The fifth number is out! 17!

The sixth number is 15!

The final special number is 06!

The draw ends!

Qu Yunxuan sighed and threw her tickets on the table. “I had only won a few bets worth 5 RMB. What about you?”

Dong Xuebing just sat there grinning like a fool.

“Let me see.” Qu Yunxuan reaches over.

Dong Xuebing gave her those random tickets but held on to the ticket with the winning set of numbers.

Qu Yunxuan looks at the tickets. “You also did not win. You did not even get the special number. What’s there to be so happy? I had at least won a few 5 RMB. Eh? You are still holding on to a ticket? Is it also a 100 bets ticket? Let me see.” She reaches out, but Dong Xuebing refused to give her. She got mad and gave him a stare. “Are you going to show it to me?!”

“Call me Gege (Elder brother), and I will show you.”

“Are you purposely trying to pick a fight?! Huh?!”

“Haha… I am not going to show you if you don’t call me. This set of numbers is different, and I am afraid you might get a shock.”

Qu Yunxuan pinched Dong Xuebing’s nose playfully. “Alright… Hao Gege… show me your tickets.”

Dong Xuebing is overjoyed and gave her the ticket. “Take it… take it… don’t get shocked.”

“I shall see what you are up to.” Qu Yunxuan took the ticket and looked at the number. She immediately froze and picked up the paper on which she wrote the winning numbers on.

01, 04, 05, 09, 15, 17, Special Number 06!

That’s right!

The winning numbers are the same as the numbers on Xiao Bing’s ticket! It matched!

“Xiao Bing!” Qu Yunxuan’s face changed, and she pulled Dong Xuebing’s arm. “You… did we win?!”

Dong Xuebing proudly replied. “What did I say earlier?! Your Hao Gege’s luck is extraordinary!”

“Ah… You are quite capable. You won the top prize.” Qu Yunxuan took a deep breath and felt this is unbelievable. “You had won 100 bets of the top prize! It’s 100 bets!”

Chapter 453 – Buying a Porsche!

One hundred bets of the top prize!

Qu Yunxuan still cannot get over this surprise!

The next morning, Qu Yunxuan turned under the blanket with one hand covering her butt. Dong Xuebing also woke up and reached over to hug her. Both were overjoyed last night, and Dong Xuebing went through Aunt Xuan’s backdoor again. He is more experienced this time and lasted much longer.

“You even brought lubricant with you?! You have come prepared to bully me, right?”

“Huh? It had happened, and it’s over. You cannot settle the score now.”

“You are always making me angry!” Qu Yunxuan scolded, but her hands are still stroking Dong Xuebing’s hair gently. “Your hair is long. It’s time for you to get a haircut.”

“Don’t care about my hair. Let’s talk about our lottery winnings. Do you know how much we have won?”

“The winning amount is out now? It is still early.”

“It should be out. If we cannot see it on the internet, we can call them.”

Dong Xuebing passed the phone to Qu Yunxuan and started stroking her legs and body while she calls.

“Stop it.” Qu Yunxuan pushes his hands away and said. “Hello, is this Fu Li Lottery?”

A few minutes later, the conversation ended.

After hanging up, Qu Yunxuan hugged Dong Xuebing and kissed his forehead. “You idiot! Why are you always so lucky? Do you know how many winning bets for the top prize are there? 117 bets! Putting that 17 bets and other prizes aside, our 100 bets have almost won all of their prize pool! It should be around 200 million RMB, and we will be getting 150 million after taxes!”

150 million?

With the auction company’s assets, Dong Xuebing has around 200 million RMB!

Dong Xuebing is ecstatic. “Praise me… Quick… Praise me…”

“Stop it!” Qu Yunxuan laughed and poked his head. “You are getting too full of yourself.” Their total assets had crossed 200 million RMB, and no words can describe her feelings.

As they are fooling around, the whole of China is in an uproar!

Many newspapers had reported about this Double-color balls’ draw, and almost all netizens are talking about this!

This is a major event for the Double-color ball lottery!

One hundred bets on the top prize and it is still from the same person! How can anyone be so lucky?

Fu Li Lottery traced the winning tickets to an outlet near Di Tang Garden, and it’s a young man with a Beijing accent who had bought the tickets. He had come to the outlet around five minutes before 8 pm and had bought four to five different sets of numbers with 100 bets each. One of the sets of numbers turns out to be the winning numbers!

Many people are talking about this on the internet.

“I will buy my tickets at the last minute in the future!”

“This must be rigged!”

“100 bets! How come I am not so lucky?”

“200 million prize money… damn!”

“The other 17 winning bets in this draw are so unlucky. This might be the lowest top prize payout in the history of the Double-color ball lottery. The winnings for each bet might be less than 3 million RMB. Most of the winnings are taken away by that guy who bought the 100 bets.”

“It’s so unfair! How come it is always others who get all the luck?”

Someone from Zhejiang had won the top prize with 100 bets in the past, and his winnings are much higher than this draw. As this is not the first time someone winning the top prize with 100 bets, it is not considered a big issue.

Morning.

Dong Xuebing, who has become the talk of the town again, and is strolling with Qu Yunxuan in a nearby park. They overheard people discussing the Double-color ball lottery.

“Have you heard about yesterday’s lottery draw?”

“I know. That guy’s luck is too good.”

Only Dong Xuebing knows he had won, not because of good luck. He whispered to Qu Yunxuan. “Aunt Xuan, the Commission for Discipline Inspection, had found out I had won the PK 10 lottery when they investigated me. I am afraid others might gossip about me if I win the lottery again. Can you go and claim the winnings for me? Just invest all the winnings into our company will do.” He knows he must not stand out again.

Qu Yunxuan nodded and laughed. “It’s 200 million. Our company will reach another level with the winnings.”

“It’s more than another level. I think we can even get listed.”

“It is not easy to get listed, and we should take a step at a time.” Qu Yunxuan tightens her grip on Dong Xuebing’s hand. “You have made another significant contribution to our family. We can never finish all our money in our lifetime. Hmm… I think I should buy some new clothes for you. How about I get you a tailored Italian suit?” Every time they made some money, they will buy something to reward themselves. It has become their habit.

“Clothes don’t matter. I am thinking of getting a new car.”

“You don’t like that Mercedes?”

After getting so much money, Dong Xuebing felt he should change the car. “It’s fine if I am driving it in Beijing. But the road conditions are not good in our County, and it’s hard to drive in the villages. I am thinking of changing to an SUV. What do you think of Q7 or Cruiser?”

Qu Yunxuan thought for a while. “Change it. Anyway, it’s time for our company to expand. Other than my Mercedes, our company does not have any good cars. The company can use your Mercedes. But the registration plate is slightly troublesome. After getting a new car, we still must transfer the registration plate. Let’s go to the 4S showroom.”

“Ok.”

On the way to the car, Qu Yunxuan asked. “Should we get you a car worth more than 10 million RMB?”

“Sigh… can you let me off?” Dong Xuebing quickly waved his hand. “I almost got into trouble when I drove the Mercedes. A 10 million RMB car?! Are you trying to kill me?”

Qu Yunxuan laughed. “Then let’s get the top version of Q7. No… the top Q7 version is diesel, and it’s hard to find diesel nowadays. You might not find diesel at your County.”

“Let’s look at the cars first.”

When they reached the showroom, Dong Xuebing immediately notice and like a beautiful SUV. It is a Porsche SUV, and it is the latest model, Cayenne. The black body is streamlined and looks sexy and majestic. After asking the price, the top-tier Cayenne-Turbo 4.8L cost slightly above 2 million RMB. The whole package is around 2.5 million.

“Aunt Xuan, what do you think of this car?”

“Cayenne? Not bad. But I thought you are afraid it will affect your reputation? Will it be too outstanding?”

“This is not a sportscar. I think it should be fine.”

“Haha… Just get it if you like it. What color do you want? Orange? Black? Blue? What about the interior?”

Dong Xuebing likes this Porsche, and he decided. “I want the top-tier black model!”

Dong Xuebing spent 2.5 million RMB just like this.

Chapter 454 – Organizing an investment fair!

Tuesday Morning.

It’s a gloomy day and drizzling.

After spending two days with Aunt Xuan in Beijing, Dong Xuebing drove his Cayenne back to Yan Tai County.

Dong Xuebing purposely drove on the roads with poor conditions and large puddles on the mountain roads. His new SUV did not disappoint him, and it was not bumpy compared to his Mercedes MPV. It can climb up slopes and go through potholes with ease. It is worth its price.

The rain stopped when Dong Xuebing was about to reach the County’s City.

Dong Xuebing was thinking about his work while driving. He had been too high profile and should stay low for a while. But he should not stop getting investment. The Agency has only gotten around 50 million RMB worth of investments, and even he includes Park Yongxi’s 100 million RMB, he is still far from the 500 million RMB target. He has settled the scores and needs to start thinking of how to achieve the target.

This is his top priority.

But where can he find the remaining 350 million RMB investments?

It is almost May, and almost half the year is gone. There’s no more time.

Twenty minutes later, the Cayenne turned into the Investment Promotion Agency. It is noon, and many staff members are walking towards the cafeteria for lunch. They are not surprised to see a Porsche Cayenne parked there. It might belong to one of the investors. But some of them noticed the registration plate. Eh? Beijing 9999? Isn’t that Chief Dong’s registration plate?

Dong Xuebing alighted from his car with his bag.

Many staff was stunned.

Luo Haiting and Lin Pingping, who had just walked out of the building, saw Dong Xuebing and quickly walked over. “Chief, you… changed your car?”

Dong Xuebing nodded. “The MPV is not as good as an SUV for some roads.”

Luo Haiting knows Dong Xuebing is friendly after knowing him for some time. “Is this Porsche Cayenne? It’s beautiful. I had seen this car at the City’s car show. But it was last year’s model.” Normal Cayenne costs around 1 million RMB, and it is about the same price as a Mercedes MPV. But the Cayenne in front of them is the top-tier version and costs at least 2.5 million.

Dong Xuebing is changing cars annually and felt Mercedes is not good enough.

Luo Haiting and Lin Pingping are speechless. Chief Dong is wealthy.

But Dong Xuebing is not in the mood to discuss cars. He smiles. “Director Luo, Xiao Lin, come over to my office after your lunch.”

Seeing Chief Dong is not going to have lunch, Luo Haiting said. “Then I will go now…”

“Have your lunch first.” Dong Xuebing waved his hand. “Food is more important, and it’s a sin to stop you all from eating. Haha… we can discuss after lunch.”

“Ok.”

Dong Xuebing is not hungry and returned to his office.

Many staff is admiring and discussing the black Porsche. They are surprised to see Dong Xuebing changing to a Porsche after driving Mercedes. But many of them knew Chief Dong had won a few million from lotteries several times, and the Commission for Discipline Inspection could not find anything wrong with him. Also, nothing had happened to Chief Dong after he created so many problems. This should have something to do with his capability. He can always save the day and is the only one who can do it. No one in the County can be compared to him. That’s why the leaders turned a blind eye to what he is doing.

Agency’s Chief Office.

Dong Xuebing saw Guo Panwei preparing tea the moment he stepped into his office. He must have seen him returning from upstairs.

“Panwei.” Dong Xuebing smiles. “Go and have your lunch first.”

“It’s alright. I am not hungry.” Guo Panwei poured tea for Dong Xuebing and took out the work documents for Dong Xuebing. These are Dong Xuebing’s work when he is not around.

“Alright. Go and have lunch even if you are not hungry. I still need your help after you are done. Go now.”

“Ok… just call me if you need me.”

Dong Xuebing is in a good mood. “You need to eat more. You had lost some weight. Is it because of the sudden change in the environment? Health should come first, and you should go for a checkup at the hospital.”

Guo Panwei is touched. He had lost a lot of weight because he is not used to the environment and also because of work stress. He did not expect Dong Xuebing to notice this, and this means Chief Dong values him.

After Guo Panwei left, Dong Xuebing lit a cigarette.

Knock… knock…

“Come in.” Luo Haiting entered the office. She is wearing a blue dress and make-up.

Dong Xuebing looks at her. “Sister Luo, didn’t I ask you to go for lunch?”

Luo Haiting smiles and walks over with two lunch boxes. “I brought an additional packet for you because you have not taken your lunch.” Luo Haiting places a lunch box and chopsticks on the table like a loving wife.

Dong Xuebing still thinks that his subordinates are better. “Have you eaten?”

“No.” Luo Haiting points to the other lunchbox. “I will have it in my office.”

Dong Xuebing waved his hand. “Sit. We will have lunch here together. I am feeling slightly hungry now after seeing food in front of me. Haha… Thank you. Here, we can chat while eating.”

Luo Haiting did not reject and sat opposite him.

Dong Xuebing opens the lunchbox and could smell the delicious food. He took a bite and said. “Hmm… the food seems to be better recently. Did you ask the cafeteria staff to prepare this especially for the leaders?”

“No.” Luo Haiting quickly replied. “Everyone has the same dishes. I saw our Agency is doing well recently and asked the cafeteria to add a few more dishes.”

Dong Xuebing nodded. “Good. We must not let our people be hungry. Eh, start eating. Why are you looking at me eating?”

“Ok.” Luo Haiting picked up her chopsticks and ate slowly.

Dong Xuebing asked while eating. “Did we get any new projects recently?”

“We have some investors who had signed the Intention to Investment Letter but still have not signed the official contract.”

“We only have 50 million RMB worth of investments. Although this is better than last year, it is far from our target of 500 million.” Dong Xuebing swallowed a mouthful of spinach. “Director Luo, you have been with the Investment Promotion Agency for some time. Do you have any good suggestions?”

Luo Haiting doesn’t dare to make suggestions. “I have been doing administrative work and doesn’t know about getting investors…”

“Just speak your mind.”

This is a difficult question. Luo Haiting thought for a while. She is afraid her suggestion is not in line with Chief Dong’s direction and offended him. Showing off in front of the leader is taboo. She cautiously said. “Some successful Counties had used investment fairs to attract investors. For example, Da Feng County’s investment fair last year had gotten 200 million RMB worth of investments.”

Dong Xuebing thought for a while. “Investment fair? Did we organize last year?”

Luo Haiting smiled wearily. “No. We stopped after the year before because our County’s economy is not good, and not many investors are willing to come.”

Investment fair.

Dong Xuebing had seen the situation in Da Feng County and felt this is a good idea.

Dong Xuebing said. “Director Luo, prepare a report on our past investment fairs after lunch. I want all the details.”

“Alright. Do you need the information of other Counties’ investment fairs?”

“Yes. Give me everything you have.”

At this time, Lin Pingping knocked and entered the office. She is impressed when she saw Luo Haiting having lunch with Chief Dong in the office. Director Luo might always be dolling herself up and lazing around in the Office Department, but she is good at building relationships. No wonder she had left the cafeteria in a rush earlier.

“Chief, Director.” Lin Pingping closed the door behind her.

Dong Xuebing points to the sofa. “You are here at the right time. Have a seat. I was talking to Director Luo about investment fairs. Do you have any suggestions?”

“Investment fair?” Lin Pingping replied bitterly. “This…”

“Just say it.”

Lin Pingping’s reaction is different from Luo Haiting when being asked the same question. Luo Haiting is not ambitious and wants to remain status-quo. That’s why she gave a neutral answer, which is what most government officials will do. But Lin Pingping is young and is eager to impress the leader. She can’t wait to express her views.

Lin Pingping said. “Although our County did not hold any investment fair since the year before and attracted some investors through small-scale project presentations, I think we should still hold an investment fair. It will be advantageous to promoting our County and is much better than project presentations.”

Lin Pingping continued to express her views eagerly.

Project presentations are targeting a small audience and focus on the project. This has little effect in promoting Yan Tai County to the investors. But an investment fair is different. Although their previous fairs are not successful and had gotten lesser investments than project presentations, it will benefit the County in the long run. They should not be focusing only on signing contracts and getting higher investments.

Dong Xuebing nodded after hearing Lin Pingping’s views. He got a better understanding of why the County’s previous investment fairs failed.

Chapter 455 – Taking advantage of Huilan

Afternoon.

The sky has cleared up, and the sun comes out behind the clouds.

Dong Xuebing walks out of the office building and drove the old Santana towards the Party Committee Building, leaving his Cayenne at the agency. This car is around seven to eight years old and is breaking down due to heavy usage. But it is good not to stand out. Dong Xuebing had created lots of trouble recently, and he dares not to drive his Cayenne to the Party Committee Building now.

County Party Committee building.

Zhao Xinglong’s Office.

Dong Xuebing knocks. “Mayor Zhao, I’m here to report.”

“Oh, you are back.” Zhao Xinglong smiles. “Did you have a good rest? How’s your health?”

“Thank you for your concern? I had gone for a checkup at the hospital, and the doctors say I am fine.” After some pleasantries, Dong Xuebing took out a document from his back. “I have something to discuss with you. I had gone through our data on our previous investment fair. Should we….”

Zhao Xinglong frowned. “Investment Fair?”

Dong Xuebing nodded. “Labor day is around the corner, and I am thinking of organizing a large-scale investment fair like Da Feng County during the Labor Day holidays.”

Zhao Xinglong thought for a while. “It’s not that I don’t support you, but it’s not easy to hold an investment fair. I remember we spent a lot on the investment fair the year before last, but we got only two small projects. Party Secretary was still the one who organized it, and we did not get any results. It had embarrassed our leaders.” Zhao Xinglong did not hide anything from Dong Xuebing. This is the real reason why the County did not hold any investment fair for the past two years.

After putting in so many resources, but only a handful of investors appeared.

It did not look good on the County’s Leaders.

“Mayor Zhao, it will be different this time.” Dong Xuebing replied. “Yan Tai County has changed a lot, and I am confident of getting Master Park’s investment as we had discussed the details. He will sign the contract with us after his site inspections, and we can hold the contract signing ceremony during the investment fair.” With investment worth 60 to 100 million, it will not look bad on the County even if they did not get other investments.

Zhao Xinglong becomes excited. “Are you sure Master Park will invest in our County?”

Dong Xuebing confidently replied. “Yes.”

Zhao Xinglong took the document from Dong Xuebing and started reading it. It is an investment fair proposal. He paused for about two minutes after reading it and picks up his phone to make a call. “Hello, Secretary Hu? I’m Zhao Xinglong… Yes… Is Mayor Xie in her office?” Zhao Xinglong needs to seek the County Government’s approval first, as they had not held any investment fair for two years.

Dong Xuebing could have gone straight to Xie Huilan. Still, Zhao Xinglong is the Deputy Mayor overseeing the County’s economic development, and it’s not right to override him. Both have a good working relationship, and Dong Xuebing does not want Zhao Xinglong to feel disrespected.

About 10 minutes after Zhao Xinglong left for Xie Huilan’s office, Dong Xuebing’s phone rang.

Hu Silian called. “Chief Dong, Mayor Xie wants to see you in her office now.”

“Ok. I will go over now.”

Dong Xuebing knocks twice on the Mayor’s office and lightly opens the door after hearing Xie Huilan’s voice. Every time he sees Xie Huilan, he will notice her smiling eyes first. Her eyes are attractive and seductive.

“Mayor Xie, Mayor Zhao.” Dong Xuebing greeted and closed the door behind him.

“Sit.” Xie Huilan put down her teacup and asked. “I heard your Investment Promotion Agency wants to hold an investment fair during the Labor Day holidays. Your proposal is ready, right? Tell me about it, and how do you want the County to assist you?”

What assist? Does this mean the County Government agrees to his plan?

Dong Xuebing is overjoyed. “I know the County’s budget is quite tight, but we need some funds….”

Xie Huilan narrowed her eyes. “Funds are not an issue. I will give them a call, and what else do you need?”

Seeing Xie Huilan agreeing without hesitations, Dong Xuebing asked for power. “Err… the investment fair will involve many departments, and we need to coordinate…” During the investment fair, the Public Security Bureau will need to supply manpower for security, and the accommodation has to be arranged. Special arrangements are also needed for projects involving agriculture and waterworks. The Investment Promotion Agency cannot organize the fair by themselves and needed support from other departments. He wants authority over other departments.

Zhao Xinglong is amused and thought to himself, ‘You are too daring to ask for power.’

Xie Huilan laughed. “Party Secretary Xiang and I will lead this investment fair. You will do all the planning and coordination and have authority over our County Government’s departments during this period. We will do our best to give you free rein. Haha… What other requests do you want?”

Dong Xuebing did not ask for too much. “That’s all. Thank you.”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “You don’t have other requests? Haha… Then it’s my turn. The whole County Government will be supporting you all with the manpower and funds, and you will be held responsible if you cannot achieve any results. My condition is simple. You must bring in at least 150 million RMB worth of investments from this fair. Can you do it?”

150 million RMB?!

Even if Park Yongxi’s investment is included, there is still a huge shortfall.

Dong Xuebing felt it would be hard to achieve, but he is not willing to give up. He had wanted to hold an investment fair is to attract investors. If not, how is he going to achieve this year’s target of 500 million? He immediately agrees and promises to deliver results. It is not easy to get 150 million RMB worth of investment, and he needs to plan this out carefully.

The three of them started discussing the minor details of this fair.

After a while, Xie Huilan got an excuse to get Zhao Xinglong to leave. She asked him to prepare a report for him, leaving Dong Xuebing and her in the office.

Dong Xuebing immediately relaxed. He walked over behind Xie Huilan’s desk and sat on it.

Xie Huilan looks at him and smiles. “Why are you sitting on my desk? Huh? When can you behave like a good Government staff?”

Dong Xuebing doesn’t mind. “It is tiring to pretend in front of you.” Xie Huilan has an overbearing aura, and Dong Xuebing felt good sitting on her desk, looking down at her. “How are you these few days? Is your back still aching?”

“Hehe…” Xie Huilan massaged the back of her neck. “My back is fine, but my neck is feeling tight.”

Dong Xuebing felt his heartache when he heard this. “That’s because you are sitting at your desk all the time. Let me massage your neck for you.”

“I’m fine.”

“Hurry and turn around.”

Xie Huilan shook her head and smiled wearily. “You are so good to me. Haha… my neck and back are old ailments. Most people will have these issues before they are thirty. Haha…you must be busy after coming back. Go back to work, ok?”

Dong Xuebing continued with his massage. “I am not in a hurry, and this is not tiring.”

“I don’t want you to tire yourself. Alright… I am feeling better now.”

“Eh, stop moving about and turn over that side. It’s not over yet.”

Sister Xie’s body is slim, and Dong Xuebing can feel her bones on her shoulders. But her chest is not slim, and Dong Xuebing can see a deep cleavage down her blouse while massaging her.

“Are you trying to take advantage of me again?” Xie Huilan giggled. “You should start thinking about the upcoming investment fair. This fair is critical, and you must produce results.”

Dong Xuebing stops at her down-blouse. “Don’t worry about me. When have I disappoint you?”

“Don’t you feel embarrassed when you say this? When have you not make me worry?”

“Hehe… why should I be embarrassed? I had gone to Da Feng County and snatched a major project from them. Don’t bother with the process and just look at the outcome.” Dong Xuebing does not want to be looked down on in front of his women. “I am not boasting. No one can bring Master Park back to our County except for me.”

Xie Huilan laughed. “Yes… you are the most capable, alright?”

“I know you are saying this from the bottom of your heart, and I will not argue with you.”

“You… haha…”

Dong Xuebing has not seen Xie Huilan for some time and likes to joke with her. After massaging for a while, his hands started moving down along her ribs. He can feel the soft breasts on her fingertips and started putting more pressure on his fingers. After she did not stop him, he became bolder and tried to slide his hand down through the top opening of her blouse.

Slap!

Xie Huilan slapped and pinched Dong Xuebing’s hand. “We are in the office, and Xiao Hu is just outside. Can you spare a thought for me?”

Dong Xuebing slowly withdraws his hands. Damn! I failed again.

Dong Xuebing has always felt it’s easy to take advantage of Xie Huilan as it was easy to kiss her. But he realized it’s not easy to go further than kisses. It’s very hard to take advantage of her.

Chapter 456 – Li Hong is dead!

Wednesday.

Morning. The moment Dong Xuebing arrives at the Investment Promotion Agency, he asked Guo Panwei to notify all the department heads to go for a meeting.

Deputy Chief Sun Shuli, Deputy Chief Lui Dafa, Office Director Luo Haiting, Lin Pingping, and Jiang Hailiang are all present in the small meeting room.

Guo Panwei is seated at the back to record the meeting minutes.

Dong Xuebing looks at them. “All of you should know that the County has approved us to hold an investment fair. Mayor Xie will be the head organizer, and our Investment Promotion Agency will be doing all the preparations and planning. The funds will be in today, and the fair will be held on Labor Day. There’s not much time left, and I hope you all will work hard to make this fair a success. I promised the County Government that we would get at least 150 million RMB worth of investments from this fair. I believe we can achieve this target if we work hard. We must show the County what our Agency is capable of!”

150 million RMB?!

The Investment Promotion Agency will be doing all the planning and preparations?!

Everyone looks at each other and felt stressed.

It is normal for them to feel the pressure, but they will get more authority too. The Investment Promotion Agency is a department overlooked by the County Government. They have no funds, no manpower, and no authority. Anyone with connections will choose to go to the Health Department than the Investment Promotion Agency. But after Dong Xuebing took over the Agency, everything changed. They got the funds, new cars, and authority. Other than Lui Dafa, everyone is looking forward to this investment fair.

The authority to command other departments?! The Investment Promotion Agency has never been so well-regarded before Chief Dong. The investment fairs in the past are all planned by the Mayor or the Deputy Mayor. The County is willing to give them free reins is because they trust in Chief Dong.

After making this announcement, Dong Xuebing said. “I will assign the tasks now.”

Everyone looks at Dong Xuebing.

Dong Xuebing looks at them. “Director Luo, you will prepare the lodging, food, promotion materials, air, and train tickets, coordinate with the County’s guesthouse to get better accommodation for the investors. I will not speak or care about the requirements. You can decide by yourself.” He is giving Luo Haiting lots of authority. She will be deciding which hotel to use, and even the County’s Guesthouse department cannot interfere.

Dong Xuebing has always taken care of his people.

Furthermore, Sister Luo might always be skiving, but she is quite capable when she puts her heart into it.

Jiang Hailiang and Sun Shuli looked at Luo Haiting with weird looks. Since Dong Xuebing arrived at the Investment Promotion Agency, the flirtatious Director Luo has been given more powers. Her status within the Agency is now higher than Sun Shuli.

The most frustrated person is Lui Dafa. He has suppressed Luo Haiting for many years and had almost taken away all of her power. But after he lost the Chief’s position to Dong Xuebing, his powers were all taken away, and Luo Haiting, who only knows how to doll up, has been given more authority. How can he feel balanced?

Luo Haiting felt uncomfortable with so many people looking at her, but she still smiled. “I will complete this task.

Dong Xuebing has been siding with her again and again, and even she feels embarrassed.

Dong Xuebing continued to give out the task to Sun Shuli, Lin Pingping, and the rest. They must plan the site inspection routes for their project. They must also contact the investors to attend this fair. If only three or five investors appear for this fair, it will be too disappointing. He wants to have at least thirty investors, and this task was given to Lin Pingping and Jiang Hailiang. They are the ones who are always interacting with investors and know a lot of people. He looks at Lui Dafa, who had been very quiet in the past two months, and gave him some unimportant tasks.

The meeting ended.

The Investment Promotion Agency suddenly become busy.

Dong Xuebing is also very busy in his office doing all the planning.

One hour…

Three hours…

Five hours…

After working hard for the whole day, it’s time to knock off.

But the investment fair is only a few days away, and Dong Xuebing asked Guo Panwei to notify everyone to stay back. He also did not go back and went to inspect the various offices.

When Dong Xuebing walked past Lui Dafa’s office, he heard shoutings.

“Who asked you to come?”

“Our son is in the hospital, and I cannot get you through your phone! How can I not come over?!”

“Alright! I know!”

It’s Lui Dafa and his wife, Li Hong. They quarreled for a while, and Li Hong stormed out from his office.

Dong Xuebing was along the corridor when she came out.

Li Hong’s face turned pale when she saw Dong Xuebing. She is in this plight because of Dong Xuebing. Her son, Lui Xiaolei, was disfigured by Yu Qianqian, and her photographs of her having an affair with Lui Dacai were sent to the Agency. She doesn’t even know how she survived the past two months. She felt everyone is laughing and looking down at her. Lui Dafa almost divorced her, and their relationship soured. How can she not be angry when she saw Dong Xuebing now?!

“Dong Xuebing!” Li Hong cannot control her anger. “You bastard!”

Dong Xuebing’s face changed. “Watch your mouth! This is not a place for you to go crazy!”

“I want to scold you! What can you do?! Huh?! What can you do to me?!”

This is a workplace, and Dong Xuebing does not want to argue or quarrel with a crazy woman. He continued walking away.

Li Hong saw Dong Xuebing ignoring her and continued scolding him loudly.

Dong Xuebing hates Li Hong. She had disfigured Sister Yu, and her face might not recover if she had not gone overseas for skin grafting. This shameless woman even has an affair with her brother-in-law and still dares to create a scene here?! This is too disgraceful! Dong Xuebing didn’t want to speak with her and took out his phone to call the security.

Before Dong Xuebing reaches the end of the corridor, he heard Lui Dafa shouting. “Go home now!”

Lui Dafa has been staying low and tolerating everything in the past two months is not because he had admitted defeat. He is waiting for an opportunity to make a comeback. That’s why he had been avoiding Dong Xuebing. News of his wife’s affair had spread within the Agency, and Li Hong creating a scene now is embarrassing him further. He regrets marrying this woman. If it weren’t for her, he would not be in this situation.

6.30 pm.

Dong Xuebing informed the various departments to ask them to go home, and he drove the Santana out of the Agency. They are a Government Department and not a private company. That’s why he cannot make them stay back too late.

Dong Xuebing is in a bad mood because of Li Hong, and he called Xie Huilan while driving.

“Hello, Huilan. Do I have the honor to have dinner with you?”

“Haha… I had just eaten.”

“You have just eaten? With who? Why did you have dinner so early today?”

Xie Huilan smiled. “You will be unhappy if I tell you. So, I am not going to tell you.”

It’s fine if Xie Huilan did not mention anything, but after she said that, Dong Xuebing felt uncomfortable. “Are you doing this on purpose? Ah? Who did you have dinner with? Tell me!”

“Haha… it’s Cheng Keliang.”

Cheng Keliang? The Deputy Mayor who overseas education?! That guy who is going after Sister Xie?! Dong Xuebing is mad. “Huilan, why did you have dinner with him? You should know he is up to no good.”

“We are discussing work, and Xiao Hu is there too.”

Dong Xuebing felt better when he heard Hu Silian is there. “Then you should stay away from him. I can tell he is not a good guy.” He is biased towards his rivals and is very possessive of his women. He is worried Xie Huilan will leave him for other guys. Dong Xuebing is feeling inferior because Cheng Keliang is better looking and more mature than him.

After Cheng Keliang made his moves on Xie Huilan, someone started gossiping. They say Cheng Keliang is the only guy worthy of being with Mayor Xie, and many people felt they make a good couple. Some even start to make ‘long-term investment’ by bootlicking Cheng Keliang. If he manages to date Mayor Xie in the future, they will have strong connections.

Can Dong Xuebing feels good about this?!

This is too frustrating!

“Alright. I know what to do.” Xie Huilan laughed. “I will be leaving for the City Government for a meeting tomorrow and should be there for two days. Stay out of trouble.”

Dong Xuebing agreed unwillingly and hung up. Their marriage is still far away, and they had never revealed their relationship. Sigh… there’s nothing Dong Xuebing can do with another man goes after his fiancée.

Dong Xuebing took a quick dinner and went to bed after he reached home.

He thought about the investment fair and Xie Huilan before falling asleep.

He needs to show some results and get a promotion.

Dong Xuebing kept thinking about this and even dreamed about getting an investment worth a billion!

Dong Xuebing was awakened by a phone call early in the morning. He grabbed his phone impatiently and received a piece of shocking news!

It was Public Security Deputy Team Leader Feng who called. His first sentence is, “Chief Dong, your Investment Promotion Agency Deputy Chief Lui’s wife, Li Hong… is dead!”

Chapter 457 – Shocking!

Li Hong is dead?!

Dong Xuebing had seen her yesterday, and she is dead today?!

Dong Xuebing quickly got out of his bed and asked with a frown. “What happened?”

Deputy Team Leader Feng seems to be in a car, as Dong Xuebing can hear the engine in the background. “I had just returned from the scene. Someone reported around 6 am, saying there is a woman covered in blood on the road west of the quarters. She seems to be knocked by a car. When the ambulance and traffic police arrive, she had passed away. We know her identity from her ID, and Chief Lui has confirmed the victim is his wife.”

“Traffic accident?” Dong Xuebing asked curiously. “Detectives also need to investigate traffic accidents?”

Deputy Team Leader Feng replied. “The victim has injuries, and we suspect this might be murder, or someone had pushed her onto the road. But we still have not caught the driver. We will need to drop by the Investment Promotion Agency to understand more about her. I heard Li Hong’s private life is a bit… messy? This is also one direction to investigate.”

Murder? Crime of passion? Dong Xuebing felt this is serious and quickly change and drove to the Agency after hanging up.

A police car is parked in front of the Agency’s building, and two officers are interviewing Luo Haiting and Sun Shuli.

Dong Xuebing parked his Santana and waved to the staff members. “Get back to work! Stop hanging around here!”

The crowd disperses and entered the building.

The two officers greeted Dong Xuebing politely. “Chief Dong.” Dong Xuebing is well respected within the Public Security Bureau.

Dong Xuebing asked. “Has the driver been caught?”

“We had identified the vehicle from a CCTV one kilometer away. It is a van, and we are trying to catch the driver now.” The two officers asked about Li Hong and left.

Sun Shuli sighed, and Luo Haiting is also feeling down. Their relationships with Lui Dafa have never been good, and they did not get along with Li Hong. But they are all staying in the quarters and bump into each other often. They did not expect someone whom they met yesterday is discovered dead the next day.

A living person is just gone like this.

But the passing of a Deputy Chief’s family member will not affect the Investment Promotion Agency’s work. Dong Xuebing called Lui Dafa to offer his condolences first after he reaches his office. Although they are not on good terms, Dong Xuebing will not mention their grudges now. No matter what, Lui Dafa is still his subordinate, and he must show some concern towards him.

But Lui Dafa did not sound emotional. His voice is deeper, and Dong Xuebing can hear his son, Lui Xiaolei, crying in the background.

Dong Xuebing shook his head. He doesn’t know if Lui Dafa is too devastated or not too bothered over Li Hong’s death. If it is the second reason, then this guy is too heartless. After all, they are husband and wife, and even if Li Hong has an affair with his brother, he should still feel sad.

Never mind. This is Lui Dafa’s family matters, and Dong Xuebing can’t be bothered.

Morning.

The Investment Promotion Agency continued with their work. Other than a few people discussing Lui Dafa’s wife, their work still carried on smoothly.

Unknown to everyone, this matter is only starting.

At around 10 am, Dong Xuebing was informed that the van driver is arrested. It is a mini school bus driver. He was driving along that road when the deceased, Li Hong, was suddenly pushed onto the road in front of the van. The driver could not stop in time and knocked on her. He was stunned and quickly drove away. He checked on his rear-viewed mirror as he drove away and did not see the person who pushed Li Hong. The driver could only remember it was a man and could not remember anything else.

Is this murder?

Or is it an accident?

Dong Xuebing remembered Lui Dafa and Li Hong arguing about their son being hospitalized yesterday. Li Hong should be going to the hospital in the morning to visit her son. Then is Lui Dafa with her at that time? Maybe they started arguing and fighting along that road, and she was pushed onto the road. This is possible, and Lui Dafa’s brother is also another suspect. Deputy Team Leader Feng had started investigating this direction.

The investment fair is about to start, and Dong Xuebing doesn’t want any negative news to affect it. That’s why he is very concerned about this case.

Ten minutes…

Thirty minutes…

One hour….

After collecting the evidence, the Police got a shock when they go through it!

At the same time, Dong Xuebing received a call from Deputy Team Leader Feng again. He was shocked too!

How is this possible?

Not long later, a police car turns into the Investment Promotion Agency. Everyone thought the Police is here again to investigate Li Hong’s case. But the Police entered Chief Dong’s office and left him in the police car.

Chief Dong is brought away by the Police?!

Luo Haiting, Guo Panwei, and the rest are shocked. What is going on?!

……..

County Public Security Bureau.

Interrogation room.

Dong Xuebing crossed his legs and lit a cigarette. He lifts his head and looks at the Public Security Bureau Executive Deputy Chief, Hu Yiguo. “I hope you all have the proper paperwork and approvals to interrogate a government staff. Don’t you think it’s too much to come to my Investment Promotion Agency to bring me back, Chief Hu?”

Hu Yiguo and Dong Xuebing are rivals and had never got along well in the Public Security Bureau.

Hu Yiguo looks at Dong Xuebing. “Don’t worry. We have applied for it.”

“Good.” Dong Xuebing looks at the two officers sitting opposite him. “What do you all want to know?”

Hu Yiguo asked. “Where are you this morning from 5.30 am to 6 am? Who are you with, and what are you doing?”

Dong Xuebing snubbed the cigarette. “I am sleeping at home.”

“In the Party Committee Quarters? Do you have any witnesses?”

“What do you mean?”

“No witness?” Hu Yiguo threw a document onto the table, and there is a photograph of a bloodied woman’s handbag. “This is the deceased Li Hong’s handbag. Can you explain how come your fingerprints are on the handbag? There’s more than one fingerprint. Your prints are all over the bag!”

Dong Xuebing had heard about this from Deputy Team Leader Feng, and he narrowed his eyes. “Are you all suspecting that I killed Li Hong?”

“We are investigating into this case, and we don’t rule out this possibility!”

Dong Xuebing laughed. “Then can you tell me why I want to kill her?”

Hu Yiguo took out another document. “Based on our investigations, Li Hong had several conflicts with you and also hurt your helper’s face. Before this incident, someone saw you arguing with Li Hong in the Investment Promotion Agency. Li Hong’s body also showed signs of struggle before her death, and your fingerprints are found on her bag. Can you explain what happened, Chief Dong?”

Dong Xuebing sneered. “It should be your job to investigate this. I can just tell you all that I had never left my apartment last night. I don’t know about the fingerprints. I might have touched her bag accidentally in the past, or someone is trying to set me up. What about other fingerprints on her clothes and body?”

Hu Yiguo replied. “The deceased is wearing cotton material clothing, and no prints can be lifted from it.”

“What about CCTV? There should be CCTV cameras along the roads near to the quarters.”

“That will not prove that you did not leave the family quarters this morning. The cameras will not capture you if you are not driving or purposely walked along with the cameras’ blind spots. Also, no one can prove that you had been at home. Of course, we are not saying you had murdered her. Maybe you had argued with the deceased and accidentally pushed her onto the road. Legally, this is considered manslaughter.”

“Bullshit!” Dong Xuebing is furious.

Hu Yiguo knew he could not get anything out from Dong Xuebing and left the room.

After Hu Yiguo left, an officer said to Dong Xuebing. “Chief Dong, we also believe you have nothing to do with this case. But the evidence is against you now. Only Li Hong and your fingerprints are found on the handbag. Even… Chief Lui’s prints are not found on it.”

Dong Xuebing knew about this.

Fingerprints? Why are my fingerprints found on Li Hong’s bag? Damn! Which bastard is trying to frame me?!

Dong Xuebing felt this is too weird and couldn’t understand what is going on. Even if someone is trying to frame him, that person must let him touch the bag to leave his prints. But he did not remember anyone doing that. Could it be this happened when he was sleeping? But this is impossible.

Dong Xuebing thought hard about this and suddenly remembered! He slapped his forehead.

Dong Xuebing remembered that he had used STOP to enter Lui Dafa’s apartment to take pictures of Li Hong and Lui Dacai. Before he took the pictures, he had entered their bedroom to look for evidence against Lui Dafa. He had checked through all the drawers, closets, and even under the bed. He must have left his prints then!

Damn! That’s how his fingerprints got onto the bag!

Dong Xuebing finally understands that no one is trying to frame him because no one knows he had touched that bag before! This is a coincidence!

Damn! Why am I so unlucky?

But how is he going to explain? Tell the Public Security that he had secretly entered Lui Dafa’s house before?!

Dong Xuebing suddenly felt this had become serious, and his heart started beating fast.

Chapter 458 – The God of Plague is in trouble again!

Noon.

Public Security Bureau’s interrogation room.

An officer brought a lunch box for Dong Xuebing. He is considered in custody, and his phone had been taken away. After a while, Deputy Team Leader Feng and Qin Yong came. They don’t know what to say. Dong Xuebing has no reason to kill Li Hong and will not push her onto the road.

“Chief Dong, Sigh…” Feng Lei sighed.

“Have a smoke first.” Qin Yong gave Dong Xuebing a cigarette and lit it.

Dong Xuebing took a puff and said. “I am damn lucky these few days. Why do I have to be dragged into all these misfortune incidents? How is the investigation?”

Feng Lei shook his head. “That driver did not see anything and had escaped immediately after the accident. He could only see a man who pushed Li Hong, and the only evidence we got from the scene is the fingerprints on her bag. We are asking people around that area if they had witnessed anything. But the accident happened before 6 am, and it’s hard to find witnesses so early. Some people heard the accident, but no one had heard sounds of Li Hong fighting or struggling.”

Qin Yong sighed. “Brother Dong, how did your fingerprints get onto her bag?”

“Sigh… don’t talk about this.” Dong Xuebing threw the cigarette butt on the floor and stepped on it. “I should have accidentally touched her bag in the past. It’s not easy to remove prints from patent leather. Who would expect her to never touch this bag from then until now and implicated me in this? Oh, I should have touched that bag around two months ago. Can the forensic department determine the time from the fingerprints?”

Feng Lei replied. “No.”

Dong Xuebing sighed. “This means I must take the rap?”

“Not really.” Qin Yong thought for a while. “We only have evidence and no witness, and the evidence is the fingerprints on the bag. This evidence is weaker than DNA found under the nails.”

“But those are also evidence. If there are no other suspects, I will not clear my name.” Dong Xuebing is furious because he was accused of no reason. “The Public Security Bureau’s attitude is quite weird. Why did they arrange for Hu Yiguo to interrogate me? Everyone knows we have a bad relationship. Old Qin, Old Feng, what are Chief Liang or the County Government thinking? Do they also think that I am involved? Are they trying to get rid of me?”

Qin Yong is not sure. “I don’t think so.”

Deputy Team Leader Feng added. “Everyone can tell this had nothing to do with you. Why would you go over there in the middle of the night to meet Li Hong and even got into a fight with her? This is bullshit!”

Qin Yong and Feng Lei also felt the Public Security Bureau had acted too fast. They had only found Dong Xuebing’s fingerprints and immediately placed him under custody. This might be fine if it was someone else, but not Dong Xuebing. Other than Dong Xuebing is Mayor Xie’s trusted aide, and he is also a Section Chief. His rank is higher than many Public Security Bureau’s Deputy Chiefs and is the same as Executive Deputy Chief Hu Yiguo. The Bureau should think twice before bringing Dong Xuebing in.

“What did Mayor Xie say?” Dong Xuebing asked.

Feng Lei replied. “I had contacted Secretary Hu immediately, and she said Mayor Xie had gone to the City for a meeting this morning. Her handphone is off, and she might not know about this. After Secretary Hu knows you are involved, she had driven to the City.” Dong Xuebing knew Xie Huilan would be in the City for a meeting these two days yesterday.

Sister Xie is not around, and the Public Security Bureau acted so fast. Are they trying to bring him down?

Dong Xuebing is disappointed. The Public Security Bureau Chief, Liang Chengpeng, is very close with him. Dong Xuebing had arranged the hospital for his mother’s treatment in Beijing, and he should not be doing this to him. Furthermore, the Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, is a supporter of Xie’s faction. But now, Chief Liang and Huang Li are not doing anything to help him. This means the person behind all these is Party Secretary Xiang Daofa!

Without Xiang Daofa’s permission, Dong Xuebing will not be brought in so soon by the Public Security Bureau. Liang Chengpeng is from Xiang Daofa’s faction!

This old bastard!

Dong Xuebing remembered Xiang Daofa had just praised him last week for bringing Master Park back to the County. He still thought Xiang Daofa was sincere when praising him, but he is only interested in the credit. He was willing to put aside his grudges with Xie Huilan earlier because they are going against an outsider. With the outsider gone, the infighting starts again. This is what the government service should be.

But this old bastard changed too fast.

I had just turned the Investment Promotion Agency around, and you are trying to get rid of me immediately? You are trying to use me against Xie Huilan?! You are inhuman!

Dong Xuebing hates people like Xiang Daofa. Much earlier, Dong Xuebing had gotten the evidence to bring the former Party Secretary down and allowed Xiang Daofa to move up. But when Dong Xuebing expressed his interest in joining Xiang Daofa’s faction, he chose to ignore him. This resulted in them falling out, and he tried to bring him down again, this time! I had brought credits for you, and you still want to get rid of me instead of thanking me?!

Dong Xuebing could guess what Xiang Daofa is up to.

The Investment Promotion Agency is doing well now, and Xiang Daofa is jealous. He is not willing to let the Investment Promotion Agency falls under Xie Huilan. Once he got rid of Dong Xuebing, he can arrange for his men to take over the Agency to claim the credit. He could not do so in the past because he could not do anything to Dong Xuebing. But he can bring down Dong Xuebing quickly with this incident as an excuse now.

Xiang Daofa will not spare Dong Xuebing and might accuse him of murder or manslaughter. Xie Huilan’s trusted aide had killed someone?! This will greatly affect Xie Huilan’s reputation! But Dong Xuebing felt Xiang Daofa might not go to this extent as it will affect himself too. After all, he is the County’s head, and it will not look good on him too.

This case will probably be settled quickly and quietly, but Dong Xuebing’s career will be gone. The best outcome is he will be transferred to a position without any authority and will never be used for important roles again. This will affect Xie Huilan’s authority and let Xiang Daofa appoints his man to take over the Agency. This will also not affect the County’s reputation.

Dong Xuebing knew this should be what Xiang Daofa is thinking!

But there is nothing Dong Xuebing can do. He could not explain why his fingerprints are on the bag. Even if he could explain, Xiang Daofa will still use it to accuse him!

This is it?!

Am I going to lose my job and status?

Dong Xuebing had gotten implicated in this mess because someone is purposely trying to get rid of him. What’s worse is he cannot prove himself innocent. This feeling sucks.

“Old Qin, Old Feng, I think this is the end of me.” Dong Xuebing said.

Qin Yong frowned. “Don’t say this. The investigation is not over yet.”

Dong Xuebing knew what is going on. “Someone is trying to bring me down. Even if all the evidence is in my favor, they will still go after me. This is damn disgusting!” Xiang Daofa! I am not going to let you off! Wait for me! I will be going after you after this is settled!

Qin Yong and Feng Lei left after a while as they cannot remain in the interrogation room for too long.

Dong Xuebing looks at his watch. 12.30 pm. He cannot leave and can only wait for the investigation results. He hopes the police can catch the real suspect who killed Li Hong soon as that will be his only lifeline.

Ten minutes…

Half an hour…

One hour…

News of Dong Xuebing being brought into custody for manslaughter spreads within the County.

The God of Plague is in trouble again!

Many people are speechless!

Yan Tai County is not a big county, and people can count the number of major incidents in a year with one hand. But when they think about all the incidents this year… more than half of the incidents are started by Dong Xuebing. Da Feng County’s incident had just happened last week, and Dong Xuebing is involved in something new again!

But most people don’t believe Dong Xuebing had killed someone.

Although Chief Dong has a bad reputation, people know about his character. Furthermore, he does not need to struggle with Li Hong and push her onto the road. Struggle? How is it possible? With Chief Dong’s combat skills, does he even need to struggle against a woman like Li Hong? He can even knock her out with a finger! The fingerprints are even more ridiculous! Chief Dong had worked in State Security and Public Security. If he wants to kill someone, he will clean all his prints. The driver had also said no one around, and Dong Xuebing has all the time to clear his fingerprints.

But this is the fact.

The only evidence is Dong Xuebing’s fingerprints on that handbag.

Some people could sense Secretary Xiang is behind this. The Public Security Bureau had acted differently this time. They can tell this is another attack against his political rivals. If there are no other breakthroughs, in this case, Chief Dong will be the sacrifice!

Is the God of Plague going to be brought down this time?

Many people are guessing as they are used to Dong Xuebing surviving unharmed every time he was brought down.

Chapter 459 – Xie Huilan’s alarming testimony!

Afternoon.

Dong Xuebing, who is still locked in the interrogation room, had wanted to ask about the situation outside. But Old Feng and Qin Yong did not visit him again. The officers guarding him are changed to the ones he is not familiar with. They seemed to be Hu Yiguo’s men, and they refused to answer anything Dong Xuebing asked. Dong Xuebing knew this situation is not in his favor, and he is barred from outside contact.

Dong Xuebing can only smoke.

One cigarette… three cigarettes… five cigarettes…

Dong Xuebing threw the cigarette butt on the floor in anger. F**k! What is going on?!

News of Dong Xuebing will be brought down spreads, and the Investment Promotion Agency is in chaos. Is their chief arrested for suspected murder? How can this be possible?!

The Investment Promotion Agency’s Office.

Lou Haiting is pacing around her office anxiously. “The investment fair is about to start, and what is the Public Security Bureau trying to do? How can they arrest others like this? What can a fingerprint prove? This is a setup! They are trying to bring down Chief Dong! I must look for Mayor Xie!”

Lin Pingping sighed. “Mayor Xie had gone to the City for a meeting, and her mobile phone is off. I heard Secretary Hu is on her way to the City to look for her.”

“How can this be happening?! They are too much!” Luo Haiting shouted angrily.

Lin Pingping is also angry. “I can tell Party Secretary Xiang is behind this. If not, the Public Security Bureau will not do this. We cannot even contact Chief Dong now. Secretary Xiang… is a disappointment. Chief Dong had just brought in a 100 million RMB project to the County, and Secretary Xiang had still praised our agency. But now?! He changed his attitude immediately! How can he use such a piece of vague evidence to frame Chief Dong?! If all the Leaders are like Secretary Xiang, who would want to do their best at work?! No wonder our County’s economy is so bad!” Lin Pingping did not hold back because they are alone in the office.

Luo Haiting asked. “Where is Secretary Guo?”

“Director Guo had gone to look for Secretary Huang.” But Lin Pingping knew Xiang Daofa is the County’s head and has absolute control over the Public Security Bureau. Even the Secretary of the Political and Legal Committee. Huang Li cannot do anything about this. They can only wait for Mayor Xie to return. Chief Dong is her trusted aide, and she will not ignore him.

Luo Haiting didn’t care about her work anymore. “I will go to the County Government now!”

Compared to Luo Haiting, Lin Pingping and Guo Panwei, Sun Shuli, and Business Section Two’s Chief Jiang Hailiang are calm. They continued to do their work. If anything happens to Dong Xuebing, Sun Shuli will be the best person to take over his position.

Suddenly, everyone received alarming news!

Dong Xuebing is suspended from his duties!

This is an obvious signal. Suspected for murder, suspension, and the Party Committee will appoint someone to take over the Investment Promotion Agency because of the upcoming investment fair. This will take away Chief Dong’s powers. Once Secretary Xiang’s man secured the position, Secretary Xiang will downplay this case. Even if Dong Xuebing is found not to have anything to do with Li Hong’s case at that time, he will not regain his position.

Luo Haiting, Ling Pingping, and many others are shaken. Xiang Daofa is going all out to bring down Chief Dong.

Xiang Daofa is not giving Dong Xuebing any chance!

How is Chief Dong going to clear his name now?

Many people had the same guess as Lin Pingping. Arrest, suspension, and Xiang Daofa will call for an emergency Party Committee meeting to discuss the investment fair’s preparation and Dong Xuebing’s replacement when Mayor Xie is not around.

The Investment Promotion Agency is a direct department under the County Government, and Dong Xuebing is not a low-ranking government servant. His rank and position are on the same level as the Public Security Bureau’s Chief. That’s why Xiang Daofa gives out his suspension order. But Dong Xuebing’s replacement must still be discussed in the Party Committee meeting as investment fair is very important to the County.

County Party Committee Building.

Meeting Room 2.

Party Secretary Xiang Daofa, Deputy Party Secretary Cao Xupeng, Organization Department Head Yang Tao, Secretary of the Political and Legal Committee Huang Li, Secretary of the Commission for Discipline Inspection Duan Zhengan, Publicity Department Chen Tongbing, Executive Deputy Mayor Zhou Pingzhi, Head of People’s Armed Forces Xiong Zhiyong, Head of the County’s Party Committee Office Administration Lian Yanshan, and Deputy Mayor Geng Yuchao, are all present except for Xie Huilan.

Because this matter concerns the Public Security Bureau and the Investment Promotion Agency, Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng and Deputy Mayor Zhao Xinglong are allowed to attend this meeting.

At these people’s level, they can tell what is happening. Xiang Daofa’s men, Chen Tongbing and Lian Yanshan, sat there calmly enjoying their tea. Huang Li, Geng Yuchao, and Zhao Xinglong are looking terrible. Mayor Xie had just left the County, and Xiang Daofa suspended her trusted aide Dong Xuebing from his duties and even called for a Party Committee Meeting to interfere with the County Government. This is dirty and unreasonable.

The meeting started, and Huang Li immediately open fire!

Huang Li stares at Liang Chengpeng. “Old Liang, why am I not inform that the Public Security Bureau had arrested Chief Dong? Who asked you all to arrest him? Ah? Have you all investigate this case thoroughly?”

Liang Chengpeng calmly replied. “We did not arrest him. We had only brought him back to assist us with the investigation. Chief Dong’s fingerprints are on the deceased’s handbag. We cannot stop investigating this case because Chief Dong is a Government servant.” Although Liang Chengpeng and Cao Xupeng are Xiang Daofa’s men, they are close to Dong Xuebing and have owed him favors. That’s why they are also troubled. If possible, Liang Chengpeng also does not want to do this, but he had no choice.

It is tense in the meeting.

Huang Li and Liang Chengpeng started arguing.

Xiang Daofa saw them arguing and knocked on the table. He wants to settle this as soon as possible. “I also believe Xiao Dong is innocent. I trust our people, but we must treat this seriously since this had happened and investigate it. This will clear Xiao Dong’s name too. Alright. Let’s talk about the person in charge of the investment fair. As Xiao Dong is suspended now, someone must lead the Investment Promotion Agency. I suggest this investment fair be headed by another department as this investment fair must not go wrong.”

Zhao Xinglong’s face turned black. Is this to clear Xiao Dong’s name? Why did the Party Committee suspend Xiao Dong? It’s to tarnish his reputation!

Suspension?

Once the person in charge of the investment fair is handed to another person, this person will officially take over the Investment Promotion Agency after that! Will you allow Dong Xuebing to resume his duties as the Agency’s Chief after that? Impossible! Xiao Dong’s current situation is like being sent to the Party School and getting someone to replace him. Xiao Dong will not be coming back even if he wants to!

Zhao Xinglong and Huang Li know Xiang Daofa’s plans, but there’s nothing they can do.

Fingerprints are important evidence in a case. If someone wants to make a mountain out of a molehill, there’s nothing Dong Xuebing can do.

Zhao Xinglong sighs in his heart as Xiao Dong’s political career is going to end. He is just unlucky to have touched Li Hong’s bag.

Xie Huilan had switched off her phone in the morning because of her meeting. Hu Silian finally found her when she is having lunch with some City Leaders at noon. Xie Huilan immediately leaves for Yan Tai County and even told the City Government that she would not be attending the meetings in the afternoon.

Swoosh!

The Meeting Room’s door opened, and Xie Huilan walks in!

Xiang Daofa suggested Dong Xuebing’s replacement as the head of the investment fair when the door opened. Everyone turns to the door. Xiang Daofa, Chen Tongbing, and the rest frowned, while Geng Yuchao, Zhao Xinglong is relieved. Mayor Xie is back, and the County Government has a leader.

“Mayor Xie.”

“Mayor Xie.”

Xie Huilan entered the meeting room and glanced at Liang Chengpeng coldly before sitting on an empty seat. “Sorry, there is a traffic jam, and I am slightly late. What happened? I heard Xiao Dong is in custody for suspected murder? Is this true?”

Liang Chengpeng gritted his teeth and replied. “We are still investigating, and…”

“The investigation is not over, and you arrested him?” Xie Huilan coldly interrupted/

Liao Yanshan saw it and added. “Mayor Xie. We have found evidence. Chief Dong’s fingerprints are found on Li Hong’s handbag, and he claimed he had been sleeping in his quarters last night. But he has no alibi, so…”

Xie Huilan narrowed her eyes and smiled. “Fingerprints on a handbag can be considered evidence? What about her clothes, watch, buttons? Are Xiao Dong’s fingerprints found on it? Chief Liang, don’t your Public Security Bureau know how long fingerprints can last on an object? I think it’s time for you to give up your position as the Public Security Bureau Chief! If Xiao Dong had met Li Hong in the past and touched that patent leather handbag, his prints will remain on it for years if the bag is not cleaned. Yet you are calling this evidence?!”

Liang Chengpeng frowned. “But other evidence and alibi…”

“Then am I considered an alibi?” Xie Huilan made an alarming statement. “Xiao Dong is with me last night!”

Liang Chengpeng is stunned. “… the case happened around 5 am, and…”

Xie Huilan looks at them. “Xiao Dong is with me from last night to this morning, 6 am. I can be his alibi as he is beside me the whole time and did not step away from me even for one minute!”

Geng Yuchao and Zhao Xinglong are stunned, let alone Xiang Daofa, Chen Tongbing, and the rest!

Chapter 460 – Shocked the whole County!

County Party Committee Building.

Meeting Room 2.

Xie Huilan’s statement had stunned everyone. The meeting room falls into silence, and even Xiang Daofa is stunned for a while.

Xiao Dong is with you the whole night and did not even leave your side for a minute?

No one in the meeting room is stupid. They immediately know what Xie Huilan means. Mayor Xie is telling them that Dong Xuebing was sleeping with her last night until 6 am! What else can a man and woman do at night? Mayor Xie is using her reputation to prove Dong Xuebing’s innocent. This is shocking!

Only Huang Li knows about Xie Huilan and Dong Xuebing’s relationship and smiles to himself.

The others are surprised to see Huang Li’s expression. Secretary Huang knew about this? Mayor Xie and Xiao Dong are a couple?

Damn!

How is this possible?!

No one had expected this shocking turn of events!

Xie Huilan looks at them and reaches into her bag. She took out a bunch of keys and threw them in front of Liang Chengpeng. “Chief Liang. Since the Public Security Bureau wants evidence, these are the keys to my apartment. You can send your men to dust for prints. You should find Xiao Dong’s fingerprints on my bed, closet, and table. You can also check the bedsheet and pillows. You should find his hair there.”

Dong Xuebing had gone into Xie Huilan’s room more than once, and his prints will be found there.

Liang Chengpeng could feel a chill down his spine. He is only a County Public Security Bureau Chief and is not even a Party Committee member. How can he search for evidence in the Mayor’s apartment? Even the City Public Security Bureau doesn’t dare to do such things! Investigating Dong Xuebing is still fine, but investigating a Director rank government officer has political risks! He will also not dare to do it even if Xiang Daofa ordered him. Things will be blown out of proportion if he does it.

Xiang Daofa did not expect Xie Huilan to counter him this way. Go to her apartment to look for evidence? How is that possible? He will never agree to it. If he orders the Public Security Bureau to search Xie Huilan’s apartment, he will fall out with her openly. It’s fine for the No. 1 and No. 2 not to get along, but the City Government will interfere if they do it openly. Either one of them will be transferred away. That’s why Xiang Daofa doesn’t want this to happen, as he wants to gain control of the County steadily. If this incident blows up, he will have to take on more responsibility as the No. 1 of the County compared to Xie Huilan.

No one doubts Xie Huilan after she threw her keys on the table.

Mayor Xie would not use her reputation to help Xiao Dong unless he had spent the night at her place. No wonder Xiao Dong insisted on being sleeping at home alone. He is trying to protect Xie Huilan’s reputation.

Furthermore, everyone knows Dong Xuebing has nothing to do with Li Hong’s case.

So… everything is cleared.

Even if Xiao Dong had not spent the night with Mayor Xie, no one would dare to verify it. It might be fine if it was someone else. But this is a Mayor’s testimony, and it’s a female Mayor. Why will dare to doubt her words? Unless the City Leaders want to investigate, no one in Yan Tai County will dare to do it!

With Mayor Xie as the important alibi, Dong Xuebing has nothing to do with this case.

But everyone is still puzzled about Dong Xuebing and Xie Huilan’s relationship. Did Mayor Xie sacrifice her reputation to protect Xiao Dong?

Or… are they a couple?

Is this possible?

Xiang Daofa, Zhao Xinglong, and the rest don’t believe this is true. Dong Xuebing and Xie Huilan are from different worlds. One has average looks, and the other is extremely beautiful. One is very young, and the other is reaching thirty. One is rash and impulsive, and the other is mature and calm. They are too different. Everyone might believe if Xie Huilan is dating any County Government Staff except for Xiao Dong! This is too unbelievable!

This is like sticking a lovely flower into a pile of cow dung.

How can these two people be together?

But Xie Huilan confirmed their relationship. She smiled graciously. “Xiao Dong and I have started dating recently, and we have met each other’s parents. We can be considered engaged. Haha… we might be getting married later this year. We will invite all of you to attend our wedding banquet.”

Are they really dating?

They had even confirmed their wedding date?!

Damn! Zhao Xinglong and Geng Yuchao look at each other in disbelieve. This is too shocking!

…….

County Public Security Bureau.

The interrogation room’s door opened, and Deputy Team Leader Feng Lei entered with a shocked expression. He keeps looking at Dong Xuebing after he entered the room.

Dong Xuebing is feeling frustrated and asked. “What’s wrong? Is there anything on my face?”

Feng Lei laughed. “Chief Dong. You are not treating me as your friend… how can you hide something so important from me?”

“What?” Dong Xuebing doesn’t understand. “What am I hiding? What happened? Is the Public Security Bureau going to charge me for murder? F**k!”

“No… no…” Feng Lei quickly explains. “The bureau will be releasing you as you have an alibi to prove you are not at the crime scene.”

Dong Xuebing is stunned. “I can leave?!”

“Yes. I am here to send you back.”

“What’s going on?” Dong Xuebing is confused. Where did the alibi come from? He was sleeping alone at home last night.

Suddenly, they heard Qin Yong’s laughter from inside. “Chief Dong, Brother Dong… you are treating me as an outsider!”

Dong Xuebing is even more confused as he looks at Qin Yong, who had entered the room. “What is going on? Why are you two saying the same thing?” From their attitude, he knew he should be fine and is relieved.

Qin Yong laughed and points at Dong Xuebing. “Are you still trying to hide this from us? Mayor Xie had returned earlier and told the Party Committee that she is with you last night to this morning. After that, she revealed you two are dating and are getting married this year-end.” Qing Yong is impressed with Dong Xuebing for winning Mayor Xie’s heart quietly.

What?

Dong Xuebing jumped to his feet.

Xie Huilan had proved his innocence?

Dong Xuebing knew he had never left home last night, and Huilan uses her reputation to prove his innocence.

Dong Xuebing is touched as he knows a woman’s reputation means a lot. Furthermore, Xie Huilan is the Mayor, and… she revealed they had spent the night together to prove his innocence. This is too risky. Also, they are both single and are not married. People will be saying the Mayor is cohabiting with a man before her marriage. Although this is not a big deal, it will be a stain on her career.

Xie Huilan’s testimony is very important for Dong Xuebing.

Even Dong Xuebing did not expect Xie Huilan to give up her reputation to protect him.

Feng Lei laughed. “Congratulations, Chief Dong. I have always felt Mayor Xie, and you are a match made in heaven. You must remember to invite me to your wedding.”

Since this had happened, Dong Xuebing felt it’s meaningless to hide anymore. “Thank you.”

Qin Yong laughed and congratulated him too.

A match made in heaven?

Dong Xuebing knew Old Feng is not saying this from the bottom of his heart. If Feng Lei thinks he is compatible with Xie Huilan, he would not have that shocked expression earlier. Dong Xuebing also knows he is not good enough for Xie Huilan, and everyone will also think this way.

As they are talking, the whole County is talking about them!

What Xie Huilan said in the Party Committee meeting had spread!

How many people are watching this single female Mayor? When news of her dating spreads, it triggered an earthquake. The Party Committee Office, Publicity Department, Commission for Discipline Inspection, Cultural Department, Public Security Bureau, Investment Promotion Agency, and other departments are all talking about it. Within an hour, everyone in Yan Tai County’s Government Service knows about this!

Mayor Xie is getting married?

Her boyfriend is that infamous God of Plague?!

Everyone who heard this was stunned. This is more shocking than the leaders getting caught for corruption or having an affair with a subordinate. No one had imagined Mayor Xie would date someone like Dong Xuebing!

How did Mayor Xie and the God of Plague get together?!

Damn! How can this be true?!

When everyone knows the mature and beautiful Mayor will get married to the infamous God of Plague, they felt this is ridiculous!

Chapter 461 – Disclosing Their Relationship!

Afternoon, 3 pm.

The air is dry, but it’s not very sunny.

Dong Xuebing signed in relief as he walks out of the Public Security. Thanks to Xie Huilan, it was a close call. He did not let Deputy Team Leader Feng send him, and he took a taxi to the County Government Building.

County Government Building.

Dong Xuebing went upstairs and knocks on the door.

“It’s not locked. Come in, please.” Secretary Hu said.

“Sister Hu, are you busy?” Dong Xuebing opened the door and saw Hu Silian typing on her keyboard. “Is Mayor Xie in her office? Is she free now?”

Hu Silian saw Dong Xuebing and stood up. She smiles. “Chief Dong, you even kept me in the dark.”

Dong Xuebing knew what she is talking about and smiled embarrassedly.

Dong Xuebing has been shy when it comes to women and relationships. Now, the whole County knows about his relationship with Sister Xie and slept together before marriage. This made Dong Xuebing uncomfortable. He had wanted to stay low these few days and even drove the rundown Santana around. But within a day, he becomes the headlines again, and it was even more shocking than the time he went to Da Feng County.

Hu Silian knew Mayor Xie had treated Dong Xuebing extremely well, but she did not expect them to be dating. She was stunned for a few minutes after she learned about this when the meeting ended.

“I was wondering how come you can recommend me to become Mayor Xie’s secretary… Xuebing, I must thank you again.” Hu Silian must thank Dong Xuebing again as she thought he had only recommended her to Xie Huilan. But after she knew they are dating, she understood she got the job, not because of her capabilities. It was Dong Xuebing who got her the job.

“That’s so long ago. Just forget it.”

“I know you don’t like to hear this, but I must still thank you. Haha.”

“Sister Hu…”

“Eh, stop calling me Sister Hu. If no one is around, you can call me Silian or Xiao Hu. You are dating Mayor Xie, and if you call me Sister Hu, I will be taking advantage of her. Are you trying to get me in trouble?”

“Sigh… it’s not that serious.”

Hu Silian poured a cup of water for Dong Xuebing respectfully. She cannot treat Dong Xuebing as the Chief of a department like before, as he is the Mayor’s fiancé now. It is ridiculous for the Mayor to be dating a Section Chief. Her status and authority are much higher than him. She represents the County, and the other is only a County Department Head. The difference is too big, but Hu Silian must still treat him with respect.

For example, Xiang Daofa’s wife is not in the government service, but even Cao Xupeng must greet her politely. When she goes to the government offices for errands, the government staff must give in to her. Dong Xuebing was Xie Huilan’s trusted aide, and everyone knows he is from Mayor Xie’s faction. With their relationship exposed, everyone will think twice if they want to target Xiao Dong now.

Trusted aides and someone with a direct relationship with the Mayor are different.

The difference is huge!

Dong Xuebing sat down and felt uncomfortable with Hu Silian’s actions. “Sister Hu, you don’t need to serve me. You had given me two cups of water, and I’m full. I will stop coming here if you continue to treat me this way.”

Hu Silian joked. “As Secretaries, we must serve our leaders, and it is the same for our leader’s family members. You and Mayor Xie are getting married soon, and I must use this opportunity to please you now.”

Dong Xuebing replied helplessly. “Are you poking fun at me?”

“Haha… Oh, the Mayor had just returned from the meeting and is in her office.”

“Alright. I will go in. Let’s chat again.”

Although Hu Silian wants to foster a better relationship with Dong Xuebing, she is a woman after all. It’s fine when she doesn’t know about his relationship with Mayor Xie. But after knowing about it now, she doesn’t dare to remain in the same office with Dong Xuebing alone for too long, as Mayor Xie might get jealous. His status is different now, and she must take note of her actions towards him.

…….

Mayor’s office.

Dong Xuebing opened the door and entered. Everyone knows about their relationship, and he doesn’t need to pretend to knock on the door.

Xie Huilan is leaning against the windowsill, thinking about something. “Haha… you are here.”

Dong Xuebing nodded. “… yes.”

Xie Huilan stood up and smiles. “Why are you looking at me like this? Eh? Don’t give me that look.”

Dong Xuebing thought he could risk everything for Xie Huilan but had never expected her to do the same. This is because Sister Xie had never shown her emotions on her face, and he could not tell a lot of things from her expressions. But this incident told him that she is also willing to do everything for him. She is even willing to use her career and reputation to protect him.

Dong Xuebing walked over and hugged her. “How can you tell others those things? You… Your career will be affected if anyone finds out you were lying. I will be very guilty if it happens.”

Xie Huilan giggled as she pushed him. “Alright, alright… Stop saying all these.”

“Let me hug you for a while more.” Dong Xuebing wrapped his arms around her waist. “… thank you.”

“The whole County knows we are dating now, and you don’t need to be so polite with me.”

“This is my fault. Your reputation is ruined, and I…”

“It’s alright. We are both single and are not living together. We had only spent one night together, and no one will make a big fuss over it.” Xie Huilan smiled and returned the hug. “It’s you I am worried. We had disclosed our relationship, and I am afraid Secretary Xiang will use ‘conflict of interest’ as an excuse to create trouble for the Investment Promotion Agency.”

They had never disclosed their relationship all this while is because of this reason.

Although they are only dating and are not married, it is still considered a conflict of interest. It will be fine if no one complains and Dong Xuebing can carry on with his work at the Investment Promotion Agency. She can continue to be the Mayor. But if someone with authority makes a fuss over it, their relationship will become a problem.

When mentioned Xiang Daofa, Dong Xuebing is furious. “I had turned the Agency around, and Xiang Daofa wants to replace me with his men to claim the credit! This old bastard is too much! I will settle this score with him sooner or later!”

Xie Huilan laughed. “Secretary Xiang is not that petty.”

“You are still helping him? Fine. He is not as narrowminded as me!” Dong Xuebing replied angrily. “He ignored me when I helped him get credit and tried to bring me down when something happened. How can he do this? Old bastard! Everyone can tell this had nothing to do with me, and they still tried to set me up with my fingerprints. Damn!”

“Oh, I still have not to ask you. This incident… is someone trying to frame you?”

Dong Xuebing paused for a few seconds. “No. Li Hong should be an accident. If not, how can why would the person push her onto the road? There will be witnesses, and how are they going to frame me? My fingerprints are found on her bag is because I had sneaked into Lui Dafa’s apartment to find evidence against him. I had touched almost everything in his house, and Li Hong just happens to carry that bag with my prints. Hmmm… even if she carries other bags, my prints will also be found on it.”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing and smiles. “You even went to his house to search for evidence? Have you learned your lesson now?”

“… Yes.”

But Dong Xuebing is not referring he will not do this again. He had learned from this incident that he must wear gloves to prevent leaving his prints.

They chatted for a few minutes about this incident.

Xie Huilan slowly pushed Dong Xuebing away. “Alright. I’m getting sweaty from hugging.”

“Just a while more.”

Dong Xuebing refused to let go and continued to hug her. Luckily, Xie Huilan had returned in time and used her reputation to prove his innocence. If not, he might be charged and lose his job. He is very grateful to her, and his feelings for her grew further.

“Is it enough? It’s been more than ten minutes.”

“I can hug you my whole life.”

“You… haha…”

Chapter 462 – Bringing Huilan home!

Afternoon, 4.30 pm.

Before knocking off, Dong Xuebing took a taxi back to the Investment Promotion Agency.

On his way, he received calls from his friends and colleagues asking him about this case and his relationship with Xie Huilan. Hui Tian Police Station, Liu Dahai, the first question after Dong Xuebing answered is, “Is it real?” Beijing Xin Hua Agency Intern Host, Su Jia, also called. “Xuebing, you are quite capable.” There’s no way for him to hide it anymore, and he can only tell them the truth.

Upon arrival, Dong Xuebing paid the driver and entered the Agency.

A few Business Section staff had also returned to the Agency, and they looked at Dong Xuebing in shock.

“Chief.”

“Chief Dong.”

Everyone had heard about it.

Dong Xuebing nodded and went upstairs to his office. Before he could reach for his cigarette, someone knocks on his door.

Dong Xuebing laughed. “I was about to find you.”

Luo Haiting smiled wearily. “Chief, I heard…”

“Don’t need to say anymore.” Dong Xuebing smiled. He had repeated the same lines several times today. “It’s true. What else do you want to know? Go ahead and ask.” Seeing Luo Haiting did not say anything, Dong Xuebing continued. “Since you don’t have anything to ask, I will ask. Haha… after I was taken away in the morning, how are the investment fair preparations? Give me a summary of what you all have done. Oh, please get Section Chief Lin, Section Chief Jiang, and the rest over.”

Luo Haiting immediately leaves the office to call the rest of the department heads.

Lin Pingping, Jiang Hailiang, and the rest updated Dong Xuebing on their work while thinking if they should change their attitude.

He is Mayor Xie’s fiancé.

They still cannot accept this!

Dong Xuebing did not change at all. He listened to their updates and reminded them to note certain things before asking them to go home. He lit a cigarette, packed his things, and drove that rundown Santana out of the Agency. He is going back to have dinner with Xie Huilan.

Ring… ring… ring…

Luan Xiaoping called when Dong Xuebing was driving, and he answered. “Hello, Mum.”

“You brat! Are you trying to scare me to my death?!” Luan Xiaoping sounded like she had just cried. “I thought you are going to jail!”

Dong Xuebing laughed. “I am not going to jail. This had nothing to do with me, and I was only implicated in it. Mum, there nothing to be afraid of. I am fine as I had not done anything wrong… Haha…”

Dong Xuebing could only hear sniffles, and Luan Xiaoping did not say anything.

He quickly consoles her. “Sorry for making you worry. Where are you now?”

“I am at your grandmother’s house.”

“Don’t be angry. How about I go over and let you give me a beating?”

“Stop talking nonsense!”

Luan Xiaoping’s character is like her son, who keeps everything to herself. When she heard her son is arrested for murder with his fingerprints as evidence, she was scared out of her wits. But she is relieved after he is released from the Public Security Bureau. “Xiao Bing, I want to ask you something.”

“Yes. What is it?”

“I heard everyone saying that you are dating Mayor Xie.”

“Err… yes.”

Luan Xiaoping paused for a few seconds, and she asked angrily. “Why didn’t you tell me earlier? Are you trying to hide it from me?”

“No… it’s too early.”

Luan Xiaoping heard this and got more furious. “What do you mean? She said those things to prove you innocent, and you all had slept together. Even the marriage date has been confirmed, but… I don’t even know about this. Don’t you think you should let me know about this?!”

“Ah… Don’t be angry. It’s my fault.”

Luan Xiaoping paused for a second and asked. “Is it because the Mayor is looking down on us?”

Dong Xuebing quickly explained. “How is it possible? It is because of my work, and we need to keep our relationship confidential. Huilan is a nice girl and is very gentle. She will not look down on others, and this has nothing to do with our family background.” He quickly says good things about Sister Xie. “She is a nice person, and you will like her.”

“Alright. Bring her back to show me.”

“Ah?” Dong Xuebing is stunned. “Err… is it too early? No… I mean, she is very busy, and I am afraid…”

“I don’t care. You must bring her back for dinner tonight.”

“Tsk… She is also not going to run away. Why are you so anxious?”

“How can I not be anxious? How old are you? You still have not brought any girlfriends back, and I must see your girlfriend today. Your Eldest and Second Aunts are preparing dinner. You must bring her back later! Bye.” Luan Xiaoping is worried about her son’s future, and she also felt this is not possible. She knows her son well, and he is not worthy of being with Xie Huilan.

Since his mother had said this, what else can Dong Xuebing do?

“Alright. Then… I will ask her.”

“Ok. I will be waiting.”

Dong Xuebing has a headache after hanging up. It’s not that he doesn’t want to bring Sister Xie back to see his relatives. It’s because he has never done this before and felt awkward. Never mind. Since Mum wants to meet her, then let them meet. He started driving towards the County Government Building and calls Xie Huilan.

…….

5.30 pm.

County Government Building.

Many people noticed Dong Xuebing when his car turned into the compound. They started whispering among themselves, and some even look out from the windows. It’s after office hours, and Deputy Mayor Cheng Keliang is walking out. He maintained a poker face, but many people know he must be feeling terrible.

Many people are shocked and are talking about Chief Dong and Mayor Xie’s relationship as gossip. But only Cheng Keliang is not feeling like this.

Cheng Keliang had been courting Xie Huilan for the previous months!

Mayor Xie is dating Chief Xiao Dong?! This is a severe blow for Cheng Keliang!

Dong Xuebing looks at Cheng Keliang leaving and felt good. He doesn’t need to worry about other guys going after Xie Huilan after their relationship is exposed.

Suddenly, a tall and beautiful woman in high heels walks out of the building.

Dong Xuebing winded down the window and waved to Xie Huilan.

Xie Huilan smiled and walked over to a black Passat to speak with her driver Old Yan. She seems to be asking him to leave before she boards Dong Xuebing’s Santana. But this time, she is sitting in the front passenger seat and not in the rear passenger seat like a leader. Many people noticed Dong Xuebing coming to fetch Xie Huilan, and she is sitting in front. This is the first time they are showing others they are dating. Some people, who are still suspecting if this is true, no longer doubt it. They are dating!

In the car.

Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “What is it? Why did you ask me to finish work early today?”

“It’s like this.” Dong Xuebing smiles. “It’s my Mum. Err… My Mum and my relatives want to meet you and asked me to bring you back for dinner.”

Xie Huilan looks at her watch. “How about another day?”

“Are you busy?”

“It’s too late today.”

Dong Xuebing is unhappy. “Your meeting in the City has been delayed, and what are you busy with? My Mum insists she must meet you today and I agreed. I will look bad if you are not going. I know you had met my Mum, Uncle, and Aunts at the hospital. But it is different this time. We are dating, and…”

Xie Huilan looks at her watch again and smiles. “Alright… alright… just drive.”

Dong Xuebing is frustrated. “Why do you sound so reluctant? If you don’t want to go, then I will go myself!”

Xie Huilan saw Dong Xuebing got angry and laughed. “When did I say I don’t want to go?” She points to herself. “It’s already 5.30 pm, and it’s too rush. I don’t even have time to change. This is my first time going to meet your Mum, and you must let me prepare to leave a good impression, right?”

“Ah… you should say this earlier.” Dong Xuebing replied. “You don’t need to change, and you are looking good.”

“Haha… fine. Since you say this set of clothes is fine, then I will not change. Send me to the mall to get some gifts.”

“No need. I had bought gifts.”

“How can it be the same? Just send me there. Drive.”

Dong Xuebing smiles. “Alright. Let’s go.”

Chapter 463 – Sister-in-law

Evening.

Huitian Village. Luan Family.

A Santana stops in front of a house, and Dong Xuebing alighted. He went to the boot to get the gifts. Xie Huilan had bought clothes, ties, cosmetics, food, etc., and even Dong Xuebing cannot carry everything himself. She went over and helped to carry two shopping bags before entering the courtyard. The northern room is brightly lit, and they can see people and hear Dong Xuebing’s Uncle and his wife’s voices.

Luan Xiaoping heard someone opening the gate and went out to take a look.

Dong Xuebing laughed. “Mum, I brought her back. This is Huilan. You all had met before, and I can save on the introductions.”

Xie Huilan smiles and walks over. “Nice to meet you, Auntie.”

“Ah… Yes.”

“We drop by the mall on the way here.” Xie Huilan continued. “Sorry to let you wait.”

“It’s fine.” Luan Xiaoping did not even look at her son. Her eyes are glued to Xie Huilan, and she kept looking at her with a smile.

Dong Xuebing laughed. “Mum, what are you looking for?”

Luan Xiaoping looks away. “Oh, why did you buy so many things?”

“I had said so, but Huilan refused to listen.”

“Come in. Dinner is ready.”

Dong Xuebing’s Uncle, Aunts, and their families are present. All of them stood up when Dong Xuebing and Xie Huilan entered the North room. All of them are looking at Xie Huilan. Dong Xuebing quickly took out the gifts and gave them to his relatives, introduces them to Xie Huilan. She followed the way how Dong Xuebing addresses them with a smile.

Dong Xuebing’s Uncle is thrilled when he heard the County Mayor called him Uncle. They quickly offer a seat to Xie Huilan.

“Mayor Xie, what tea do you like?”

“Auntie, just call me Huilan.”

“Ah… Huilan. Haha… I will pour some tea for you.”

Everyone felt restrained as Xie Huilan is their County’s Mayor. Dong Xuebing’s Uncle and Aunts felt awkward talking to her as her elders. But after a while, they noticed Xie Huilan has no air and is always smiling. They felt more at ease.

Suddenly, Tang Jin entered while panting. “I just finished work. Is my Sister-in-law here?” She saw Xie Huilan sitting there and got a shock.

Dong Xuebing’s Second Aunt gave her daughter a stare. “Stop making a fool out of yourself.”

“Are you Xiao Jin?” Xie Huilan looks at her. “I heard a lot about you from Xiao Bing. Haha… I thought you are working in the County town? Why didn’t you call your brother? We can come back together.”

Tang Jin looked at Xie Huilan and greeted her. “Sister-in-law.”

“Yes. Haha…” Xie Huilan acknowledged.

Tang Jin saw Xie Huilan acknowledging her greeting and went closer. “Sister-in-law, are you dating my brother? Have you all started dating when my Brother was hospitalized?” She knows about this much later from her mother. When she heard Mayor Xie is her cousin’s girlfriend, she got shocked and quickly rushed home after work.

Xie Huilan did not correct her and smiled.

Tang Jin is nosy and ignored her parents’ stares. “Who made the first move? Did you go after my brother, or did my brother court you?”

Dong Xuebing gave Tang Jin a stare. “Go away… Stop asking!”

“I am just curious!” Tang Jin replied.

Xie Huilan laughed. “This is not a secret. The first time I met Xiao Bing is around two years ago. I was passing by Heping Road North, and my wallet was pickpocketed when I was using the phone. Xiao Bing appeared and caught that thief. That is considered our first meeting, and a lot happened after that. Hmmm… I should be the one who went after Xiao Bing. Haha…”

The Mayor had courted Xiao Bing first!?

Tang Jin, Luan Xiaoping, and the rest were dumbfounded, and all turned to look at Dong Xuebing.

Dong Xuebing blushed. He and Xie Huilan did not court each other. They started dating at Senior Xie’s mansion after she asked, “Do you want to date me?” and he nodded. Xie Huilan’s answer is not wrong, as she is the one who asked this question.

Tang Jin is deeply impressed and showed Dong Xuebing a thumbs up.

Luan Xiaoping also felt her son is unbelievable. He can let the beautiful Mayor court him. At this moment, she finally believes her son is dating Xie Huilan, and Xie Huilan is going to be her daughter-in-law. She did not allow Tang Jin to ask any more questions. “Xiao Jin, your Brother is shy. Stop asking.”

But after stopping Tang Jin, Luan Xiaoping held Xie Huilan’s hand and started asking.

“Huilan, how many people are there in your family?”

“Three. Haha… I am also an only child.”

“Good… I heard Xiao Bing and you are planning to get married. Have you two decided on the date?”

“No. We also don’t dare to set the date.” Xie Huilan gracefully replied. She held Luan Xiaoping’s arm and smiles. “We are waiting for you and our elders to decide. Haha… But I must apologize first. Xiao Bing and I had been dating for a while, and I took too long to visit you.”

“It’s alright.” Luan Xiaoping patted Xie Huilan’s hand. “I will be overjoyed if Xiao Bing can have you as his wife. Our family is not concern about these customs.”

“Oh, I bought a necklace for you.” Xie Huilan took out a jewelry box from her bag.

Luan Xiaoping puts on a stern look. “What are you doing? No…”

“Try it on. I spent a while to pick this, and I felt it suits you.” Xie Huilan opens the box, and it was a platinum necklace with diamonds on it. It cost at least 30 thousand. She took it out and insisted on putting it on Luan Xiaoping. Luan Xiaoping rejected a few times but later gave in. She touched the necklace on her neck and looks at it.

Dong Xuebing’s Uncle wife, and Aunt looked at Luan Xiaoping enviously.

“Huilan… Thank you.”

“Don’t mention it. Haha…”

Luan Xiaoping can’t stop grinning. She doesn’t care about the price as it is the thoughts that count. She did not let go of Xie Huilan’s hand and continued chatting. Even Dong Xuebing’s Uncle and Aunts could not join in the conversation.

Dong Xuebing felt neglected and smoked a few cigarettes in a corner. “Mum, shall we start dinner? I am starving.”

“That’s right. I had forgotten about it.” Luan Xiaoping stood up. “I will go and cook the dishes.”

Xie Huilan also stands up. “Auntie, let me do it.”

Dong Xuebing’s Uncle wife, and Aunts don’t dare to let Xie Huilan cook for them and quickly stop them before going to the kitchen.

When Dong Xuebing was still staying in Beijing, Luan Xiaoping’s status at home is not high. Dong Xuebing’s Second Aunt and her are the ones doing the cooking and dishes. But it is different now. She has not been into the kitchen most of the time now.

After dinner.

Tang Jin continued to paster Xie Huilan to ask about her courtship with Dong Xuebing.

Dong Xuebing took the opportunity to signal to his Mum to go out to the courtyard. “Mum, how is it? Are you satisfied with her?”

Luan Xiaoping laughed. “Haha… of course. Fortune favors fools.”

Dong Xuebing is mad. “Fool? Me? I am not a fool.”

Luan Xiaoping sighed and patted her son’s hand. “I was worried when I heard you are dating the Mayor. She is holding a higher rank and is much older than you… I was afraid you would be bullied by her after you all got married. But after seeing her, I feel much better. She is a nice woman.”

Dong Xuebing rolled his eyes. “Can you stop looking down on me? Who do you think I am? Bully me? You can ask her if she dares to bully me. Hmph! I am the one calling the shots, and she doesn’t dare to oppose me.” He only dares to boast when Xie Huilan is not around.

Luan Xiaoping knows her son well and is amused. “Carry on boasting.”

“I am telling the truth.” Dong Xuebing had drunk some alcohol earlier and did not blush for saying these.

“Alright… I am in a good mood and don’t want to argue with you.” Luan Xiaoping laughed. “Anyway, I am very happy with this daughter-in-law. She is beautiful and nice. My foolish son has finally made me proud. Haha… Be good to her, or she will leave you.”

Dong Xuebing replied. “What are you talking about? Even if I ask her to leave, she will not bear to do it.”

“Are you going to start boasting again?”

“You don’t believe me? You can ask Huilan!”

Suddenly the door opens, and Xie Huilan walks out. “Eh? Why are you two here? What is it you want to ask me?”

Dong Xuebing’s face changed, and smiled embarrassedly. “Ah… nothing… I was chatting with my Mum.”

Luan Xiaoping saw this and laughed in her heart.

Chapter 464 – Minor Conflict!

The next day.

It is a foggy morning.

Dong Xuebing called Xie Huilan as he was taking the elevator.

“Hello, Huilan. Are you up?”

“Yes. I am preparing to leave for work.”

“Ok. It’s cold today. Be careful not to catch a cold.”

“I know. Haha. Oh, your Mum called me last night after we leave. We chatted until almost midnight.”

“So long? I think Mum likes you. What did you all talk about?”

“We talked about your childhood, and your Mum asked me to give in to you. Haha…”

“Save it. Do I still need you to give in to me?”

Ding. The elevator stopped at the ground floor, and Dong Xuebing hangs up the phone. He walked out of the building and was about to board his Santana when a shadow dashed out. It’s a big yellow dog of an unknown breed. It looks ugly with a big head and ears and should be an overseas breed. It saw Dong Xuebing and started charging over.

Dong Xuebing stepped back and frowned.

The big yellow dog is ferocious and moved closer. “Woof! Grr…!”

“Whose dog is this?!” Dong Xuebing shouted. “Hurry and drag it away! How can you let it roam about without a leash?!”

No one replied.

The dog growled and moved closer to Dong Xuebing, waiting for an opportunity to bite him.

Are you done? Dong Xuebing’s eyes turn col. If it wasn’t, he wants to stay low these few days, and he would have kicked that dog away. He dislikes dogs as one of his close friends in high school was bitten by a dog and died from rabies. This is a deadly disease, and Dong Xuebing had seen his friend’s miserable condition before dying. It was shocking, and from then onwards, he dislikes big dogs. Small dogs are still fine.

Dong Xuebing shouted a few more times, and a young man in his early twenties walked out slowly from a garden.

“Da Huang, come back!” Xiang Renjie shouted and whistled.

Da Huang gave Dong Xuebing a stare before walking back to his owner.

Dong Xuebing looks at the carefree young man and is furious. “Is this the way you walk your dog? It is a big dog, and how can you let it roam about without a leash? What happens if it bites someone?”

Xiang Renjie glanced at Dong Xuebing and replied impatiently. “Da Huang will not bite. He was playing with you.”

“How can you consider this playing?” Dong Xuebing replied. “You better leash your dog! This is the Party Committee Quarters! Where do you think this is?” Beijing forbids people to keep big dogs in the city, and Dong Xuebing does not know if this is allowed in Yan Tai County. But the dog should be leashed. This is not about whether the dog will bite or not. It is a moral issue. He is not afraid of getting bitten as he can use BACK to stop it. But what if that dog bites a little girl?

Xiang Renjie frowned. “Who do you think you are to ask me to leash my dog? Huh?”

Dong Xuebing is furious. “Hey, brat! Are you looking for trouble?!”

Da Huang started barking and growled towards Dong Xuebing. “Grrr…. Woof!”

Public Security Bureau Chief Liang Chengpeng walks out of a building. He has apartments at both the Public Security Bureau Quarters and the Party Committee Quarters. Still, he stays there most of the time. He saw Dong Xuebing and Xiang Renjie and asked. “Chief Dong, are you going to work? Eh? Renjie? When did you come back? I thought you are studying in Beijing?”

Xiang Renjie smiles. “Uncle Liang. It’s almost Labor Day, and I don’t have any lessons at my university. That’s why I returned for a few days. I had just come back last night.”

“You are walking your dog? You love your pets. Haha… come over to my place for dinner tonight.”

“Hehe… let’s talk about this later. Some of my friends will be coming back, and we might be driving out tonight.”

Dong Xuebing no longer wants to pursue this matter after Liang Chengpeng’s interruption. He did not want to see Liang Chengpeng and waved to Liang Chengpeng before boarding his car.

Xiang Renjie looks at Dong Xuebing coldly. He still seems to be mad.

Liang Chengpeng sighs in his heart as he looks at Dong Xuebing driving off.

Chief Liang had called Dong Xuebing to apologize for his arrest by the Public Security Bureau last night. Although Dong Xuebing said he is fine and understands Liang Chengpeng was forced to do this as one of Xiang Daofa’s men, he is still unhappy with him. Dong Xuebing had helped him look for a hospital bed in Beijing and lent him his car when his mother was sick, but this is how he repaid him. Also, he should have seen that the young man’s dog was about to bite him. But he pretended not to see it and continued to chat with that young man.

After leaving the quarters, Dong Xuebing saw Xiao Hua by the roadside. He is the County’s Head of the People’s Arm Forces, Xiong Zhiyoung’s son, and the hacker who had hacked the County Government’s website.

Dong Xuebing stopped his car and asked. “Are you going to school?”

“Eh? Brother Dong?” Xiao Hua nodded. “I am going to school.”

“Your father did not send you? Come in. I will give you a lift.”

“Haha… thank you.” Xiao Hua is chatted in front of Dong Xuebing. “Why are you driving a Santana? I thought I could get to experience how a Mercedes feel like. Oh, I heard my father saying that you are dating Mayor Xie. Damn! Brother Dong, is it real? Mayor Xie is my dream girl. I have never met anyone as beautiful as her. You… sigh… I feel so disappointed.”

Dong Xuebing laughed. “Stop your nonsenses. Dreamgirl? If your dad hears this, he will break your leg.”

Xiao Hua is very quiet at home and seldom speaks to his parents. But when he is with his friends or people around his age, he is very talkative and will not home back.

After chatting for a while, Dong Xuebing suddenly asks. “Oh, did you notice a young man walking his dog in the quarters earlier?”

“Dog? No.”

“Chief Liang seems to be quite familiar with him, and I think his name is Renjie.”

“Eh? Renjie? Is it Xiang Renjie? He is back?”

“You know him too?” Dong Xuebing is not a native of Yan Tai County and does not know the people here and Xiao Hua. “Tell me more. Whose child is he?”

“Who else can it be? He is Party Secretary Xiang’s son.”

Dong Xuebing frowned. “Party Secretary’s Son? How come I have never met him before?”

“Xiang Renjie has been studying in Beijing. He transferred to a Beijing High School three years ago, and you are not transferred over then.” Xiao Hua continued. “He was studying in Yan Tai County, but Secretary Xiang was not the Secretary then. The former Secretary Chang and his faction, like the Publicity Department Qian’s children, are in their late twenties. But Xiang Renjie is a troublemaker and has several clashes with Qian Fei. His father was only the No. 2 at that time and could not win against Qian Fei. That’s why he transferred to another school and seldom return in the past two years. He was afraid Qian Fei would look for him.”

Dong Xuebing nodded. “You know a lot.”

“That’s right. Hehe… after Secretary Chang left, and you and Qian Fei brought down Jin Di Mansion, Secretary Xiang was promoted, and Xiang Renjie returned.”

“You sounded like you dislike him.”

“Although my father and his father are from the same faction, I am not friends with him. He likes to keep dogs and cats and bring them around to show off. Even my Mum tells me not to mix with him as he likes to create trouble.” Xiao Hua did not hide anything from Dong Xuebing because Dong Xuebing had helped him when he hacked into the County Government website. His mother has always been praising Dong Xuebing in front of him too.

Although Dong Xuebing does not have a good reputation, many people admire his character. When the Commission for Discipline Inspection’s Secretary, Duan Zhengan’s son, fell out of the tour bus and was about to be eaten by a Siberian tiger, Dong Xuebing risked his life to save him. At that time, Dong Xuebing was just being investigated by the Commission for Discipline Inspection. They have deep grudges against each other. How many people can be so forgiving?

Even when Dong Xuebing is from Xie Huilan’s faction, Xiao Hua’s mother still praised him all the time.

Dong Xuebing asked about Xiang Daofa’s family on the way to Xiao Hua’s school. Like father like son. Both of them are trash! Even someone from his father’s faction dislikes him.

But Dong Xuebing needs to put his thoughts into his work. His relationship with Xie Huilan might be considered a conflict of interest, and he still does not know what Xiang Daofa will do next. He might not even get to keep his current position as he might be transferred anytime. He does not want to be transferred away now.

Everything is going smoothly for the Investment Promotion Agency, and Park Yongxi will sign the contract. How can he hand over this credit to others and waste all his efforts in the previous months?

Dong Xuebing does not want this to happen.

Chapter 465 – Malingering!

Tuesday morning.

It is a gloomy day and started drizzling.

Dong Xuebing was in his office when he received information that Xiang Daofa called for a Party Committee Meeting to discuss the investment fair. His face immediately changed as he did not expect this old bastard to make a move against him so fast.

Half an hour passed.

One hour passed.

Ring… ring… ring… Hu Silian called Dong Xuebing on his mobile phone.

Dong Xuebing has been waiting by his phone and quickly answer it. “Hello, Sister Hu.”

“The Party Committee Meeting had just ended.” Hu Silian said in a low voice. “Mayor Xie was preparing for the County Government meeting and asked me to call you.”

“How was it?”

“It is as expected. Secretary Xiang brought up your relationship with Mayor Xie and wants to transfer you to another department. But Mayor Xie refused. She said you are the only person who is capable of leading the Investment Promotion Agency, and this matter was left hanging.” Hu Silian had summarized it, but the meeting was intense. Xie Huilan had shown a firm attitude for the first time, and Secretary Xiang had no choice but to give up transferring Dong Xuebing.

I am not transferred away?!

Dong Xuebing is relieved. It’s great to be not transferred, but why did Xiang Daofa give in so easily?

“But…” Hu Silian continued. “Although your position is not changed, … because Mayor Xie is the overall in charge of investment fair, it will attract gossips. With her being the overall in charge and you do all the actual work… that’s why the Party Committee decided to let someone take over you.”

Dong Xuebing’s face changed. “Who will be taking over this investment fair?”

Hu Silian replied. “Your Deputy Chief Lui Dafa had requested a transfer because he is deeply affected by his wife’s incident, and Secretary Xiang had approved it. Lui Dafa will be transferred to the County’s Political Consultative Conference, and his current position will be taken over by a guy call Jia Yan. Secretary Xiang and the committee members decided this through votings. He is the City’s Investment Promotion Agency’s Deputy Chief and will be in charge of this investment fair.

Lui Dafa resigned from his current position?

Even the Deputy Chief is confirmed?

Xiang Daofa is too much. Even I don’t know about these as the Agency’s Chief! Do you think you rule this County by yourself?!

Needless to ask, this Jia Yan must be Xiang Daofa’s man and is planted in the Agency to watch Dong Xuebing. Although Dong Xuebing dislikes this arrangement, he cannot do anything about it. This is an exchange, or a compromise, by Xie Huilan to let Dong Xuebing holds on to his position, and this is the best outcome.

“When is the reporting to work?” Dong Xuebing asked.

“Because the investment fair is starting soon, he should be reporting this afternoon.”

Dong Xuebing took a deep breath. “That means even I must listen to him during this period?”

“No.” Hu Silian replied. “But this investment fair… the Party Committee had given Jia Yan the authority to be the final decision maker.”

Isn’t this the same?

Does this mean the new Deputy Chief can step all over Dong Xuebing?!

Although Dong Xuebing knew this is the best outcome, he is still furious. After hanging up with Hu Silian, he called Xie Huilan.

Ring… ring…

Xie Huilan answered the call calmly. “Haha… my meeting is starting soon. What do you want to say?”

“Huilan.” Dong Xuebing replied. “I am impressed. How can you still laugh now? I had not expect to remain in my position, and I don’t mind someone taking over the investment fair. But who is that Jia Yan? He doesn’t even know about the work in our Investment Promotion Agency, and he is going to handle the investment fair?”

“I had raised this point as an objection. But Secretary Jia said Jia Yan had been involved in planning the City’s investment fair and is more experienced than everyone in your Agency. That’s why transferring Jia Yan over from the City is the right thing for the investment fair. He also says that Jia Yan can easily take on the role after a few days.”

“Bullshit! This is trying to snatch the credit!” Dong Xuebing shouted. “I had set up everything, and we will be signing a major contract worth almost 100 million during that fair. After working so hard for so many days, he is just coming over to claim all the credit? What the hell is Xiang Daofa thinking? This is too scheming. Changing the leader last minute to claim the credit for himself?! Is this his vision of the overall situation?!”

Even if Dong Xuebing is not involved in the planning of the investment fair, he will still get some credit for it. But Jia Yan will be credited for planning and organizing the fair, and he will get the biggest credit. The report will state that he got Park Yongxi’s investment, and Dong Xuebing and the rest had only participated in it. Xiang Daofa will also be credited for this success.

Xie Huilan paused for a second and said. “Some people think the Investment Promotion Agency’s job is easy. Before you took over the Agency, who dares to take over the Agency Chief job? Why? It is tough, and Yan Tai County’s economic environment is behind the other Counties. But after the Agency showed some results, all these people want to get credit for it. Haha… This is wishful thinking… It’s not easy to get credit without doing anything.”

Dong Xuebing heard Xie Huilan’s tone and asked. “What is your plan?”

Xie Huilan slowly replied. “In the past, our Yan Tai County’s investment fair had difficulties in getting investments and investors to participate. The investment they raised from the fair is also pathetic. No one wants to be appointed to organize it. These people can only see the Agency is showing some results. Still, they had forgotten about the previous investment fairs’ results. Haha… Then I will remind them and see if they can get the credit from the Agency without you!”

Dong Xuebing got shocked. “You want me to give up?”

“Didn’t you tell me that you have not been well?” Xie Huilan laughed. “Go to the hospital for a full checkup.”

Damn!

Xie Huilan is asking me to feign sick!

Chinese People’s Political Consultative Conference

Chapter 466 – I will get back to you in other ways!

Before noon.

Dong Xuebing is suddenly hospitalized. But this is expected.

Everyone knows Chief Dong is very angry.

Although the Agency’s Chief refusing to work now is wrong, the leaders will not blame him even if they know he is malingering. Xiao Dong is being replaced as the organizer of the investment fair by a newly appointed Deputy Chief. Moreover, during the investment fair period, he does not have any work. They can’t be expecting him to report to work and listen to his Deputy’s instruction.

County’s People Hospital.

A single ward.

Dong Xuebing laid on the bed and called Xie Huilan. “Has your meeting ended?”

Xie Huilan replied. “Yes. Just ended.”

“I am at the hospital now, and there are some issues with my health. The doctors will be putting me on drip later.”

“Haha… you are fast. Have a good rest these few days.”

Dong Xuebing is still feeling frustrated. “Huilan, I am still pissed over this. If it weren’t that I recently got into lots of trouble, I would not come to the hospital. It’s just Xiang Daofa and Jia Yan. I don’t believe I will lose to them if I go all out! I will not let them live in peace!”

“What are you planning?”

Dong Xuebing is not scared to say all these. “How about we find a way to bring down Xiang Daofa?”

“Haha… and then?”

“And then?! Just bring him down first, and we decide later!” Dong Xuebing is furious with Xiang Daofa for making use of him.

Xie Huilan laughed. “You are always thinking of these. You are lucky to bring down the former Party Secretary. It’s not easy to bring down a County’s Party Secretary. Alright, even if you manage to bring down Xiang Daofa, what is going to happen next? Have you considered the consequences after that? Other than venting our anger, it is meaningless.”

Dong Xuebing thought for a while and keep quiet.

Xie Huilan continued. “You might not like to hear this. Haha… I will be the first person to object if anyone is going to bring down Xiang Daofa.”

“Huh?” Dong Xuebing is stunned.

“Politics is not child’s play or hooligans fighting.” Xie Huilan laughed. “I had become the County’s Mayor for less than a year. If Xiang Daofa is brought down, do you think I can take over his position?”

Dong Xuebing suddenly understood what Xie Huilan is trying to say.

“Do you understand?”

“Yes.”

Dong Xuebing understood everything. Xie Huilan had just stabilized her position as the Mayor, and the County Government work is on track. Even though Xiang Daofa had been finding faults and making things difficult for her, these are nothing to her and the County Government. Suppose a new Party Secretary replaces Xiang Daofa. In that case, everything will change, and Xie Huilan will need time to get used to it. If the new Party Secretary is more overbearing than Xiang Daofa, it might get complicated. The new Party Secretary might even remove Dong Xuebing from his position using conflict of interest as an excuse.

Bring down Xiang Daofa, and then bring down the new Party Secretary?

After bringing down the new Party Secretary, is he going to bring down the new replacement again?

How can this still be politics?! Even if Sister Xie’s family is influential, but they also cannot afford to do this. They are not the only voice in the government.

No wonder Xie Huilan refused to do anything against Xiang Daofa in the past. She has her considerations.

After listening to Sister Xie, Dong Xuebing felt he had learned a lot about politics. He has been a frog in the well, and there are lots more for him to learn.

“… alright, I will just have a good rest in the hospital obediently.”

“Haha… maybe not.”

“Huh? You are the one who asked me to be hospitalized.”

“But I did not ask you to remain there obediently. Keep your spirits up. You must be prepared to show me your fighting spirit when I need you.”

Dong Xuebing sits up. “You mean things might change?”

“I don’t know if things might change or not. But it will not be easy for Xiang Daofa to steal your credit. I only don’t want him to be transferred out, but that does not mean he can do whatever he wants in the County Government. Just wait in the hospital and leave the rest to me.”

“Ok.”

Dong Xuebing is assured after hearing what Xie Huilan said. His rank is too low to interfere with the rivalry between the County’s No.1 and No. 2.

But Xie Huilan has her way of fighting, and Dong Xuebing has his way of doing things. He might not be as mature and experienced as Xie Huilan in politics. Still, one hundred Xie Huilan cannot be compared to him when creating trouble for someone. That’s right. He is still angry with Xiang Daofa backstabbing him, and he will use his ways to get back at him!

Suffer in silence?!

That is not my style!

But Dong Xuebing had learned his lesson. His biggest flaw is not his vengeful character, but it’s the way he conducts his revenge. It’s too evil and not suitable for government service. That’s why he decided to “play by the rules” this time against Xiang Daofa!

My Huilan is going to deal with you with political means! Then I will get back to you in other ways!

This is called a two-pronged attack!

After a while, Luo Haiting, Guo Panwei, and the rest found out that Dong Xuebing is hospitalized and knew the investment fair’s leadership changes. All of them quickly called Dong Xuebing and wants to visit him at the hospital. But he refused to meet them and only asked them to carry on with their work. This is office hours, and it’s not right for them to visit him at the hospital. But it’s fine for them to visit after work. Dong Xuebing still doesn’t know about Xie Huilan’s plan against Xiang Daofa and doesn’t want others to get a hold of him.

Noon.

After lunch, Dong Xuebing looked at his watch and called Hu Silian. “Hello, Sister Hu? Have you taken your lunch?”

“I just finished work and am about to go home to have lunch. How are you feeling?”

“Ah… it’s just some minor issues.”

Hu Silian knew Dong Xuebing was feigning sick and did not continue to ask. She laughed. “Do you need anything from me?”

“Yes. Do you know where Secretary Xiang is now? Is he still at work or had returned to the quarters?”

Hu Silian blinked. “Secretary Xiang still has not reported off and might be in his office. But he should be returning home soon to have lunch. I heard his son had returned from Beijing.”

“Oh… thanks.”

“Xuebing, you are… you must not do anything rash. You…”

“Don’t worry. What else can I do? It’s fine. It was just a simple question.”

Hu Silian doesn’t believe him. Her heart skipped a beat when Dong Xuebing asked where Xiang Daofa is. It might be fine if it was someone else. But Xiao Dong had done lots of outrageous things, and how can she not worry? Furthermore, Xiang Daofa had just taken away his authority, and she knows Dong Xuebing will not suffer in silence.

“Xuebing, you…”

“Don’t tell Huilan about this. I will not cross the line.”

Hu Silian doesn’t know whether to cry or laugh. When have you kept yourself in check? She got a bad feeling after hanging up and rushed to the quarters.

At the same time, Dong Xuebing left the hospital and drove to the quarters. He had not brought anything with him to the hospital and need to return to get his clothes, toothbrush, shaver, etc., and look out for opportunities to get back at Xiang Daofa. Of course, he will not leave any evidence or let anyone know he is up to no good this time.

Entrance of the County Party Committee family quarters.

Dong Xuebing drove nearer and saw Hu Silian rushing to the quarters on her electric bike. He knew she is worried and is here to watch over him. But no one can stop him. Suddenly, he noticed a silver-colored Corolla parked by the roadside, and a big dog rushed out when the door opens. Xiang Daofa’s son and his friends also alighted from the car. They seem to be around his age, in their twenties.

“Renjie, why are you bringing your dog everywhere you go?”

“That’s right. I am scared of your dog. Can you keep it on a leash?”

Xiang Renjie nonchalantly replied. “What leash?! How is it considered walking the dog if it is on a leash?”

Another university student asked. “What if your dog bites others?”

“So be it.” Another guy laughed and said softly. “His father is the Party Secretary. Do you think he is afraid of Da Huang biting others? That person is just unlucky to be bitten, as there is nothing he can do.”

Xiang Renjie laughed. “Alright. You all go ahead first. My father is coming back, and I must go back for lunch.”

This dog is the Xiang family’s treasure. They had kept it for around seven years and had bitten others before. The relevant authority has the power to investigate and take away the dog, but who dares to take away the Party Secretary’s dog? Even when big dogs are not allowed in the quarters, and all dogs must be leashed within the compound, no one dares to voice it. Xiang Daofa is the No. 1 in Yan Tai County!

Dong Xuebing’s Santana passed by them and overheard their conversation. He is furious when he saw that dog staring at him without a leash. Damn! Blame the luck of the person who got bitten? You are too arrogant! Do you think Yan Tai County is your family’s backyard?! Useless brat. You refused to listen to me when I asked you to leash your dog this morning? Fine! I will enforce justice on behalf of heaven!

Dong Xuebing suddenly has an evil plan in his mind!

Chapter 467 – Secretary Xiang is bitten!

Noon.

County Party Committee Family Quarters. Dong Xuebing parked his car at his apartment building but did not alight.

Xiang Renjie and his ugly dog had bid farewell to his friends and are walking into quarters. At around the same time, Hu Silian noticed Dong Xuebing’s car and quickly walked to him after locking her electric bike.

Dong Xuebing is plotting how to get back at Xiang Daofa and does not want to be exposed. He immediately calls Hu Silian with his mobile phone.

Ring… ring… Hu Silian took out her phone and was surprised to see Dong Xuebing’s number. She looked in Dong Xuebing’s direction and answered. “Hello?”

“Sister Hu, do me a favor.”

“Xuebing, what are you trying to do? Don’t…”

“I know. Err… can you see Xiang Renjie? He seems to be going home. Please help me to stall him for a while. Just find a random topic to chat with him and stop him from going upstairs.”

“Stall him? What do you mean?”

“Just stall him for a while.”

Hu Silian asked. “What are you going to do? Can you tell me first? Mayor Xie will scold me if anything happens. Xuebing, we have known each other for almost two years. Don’t get me into trouble.” A secretary’s job is not easy. She has her work and still must do things for her Leader’s family, especially if the Leader has a relative like Chief Dong.

“I will not get you into trouble. Just go, please.”

Hu Silian had no choice, and she hung up. She turned and called out to Xiang Renjie. “Are you Renjie?”

Xiang Renjie stopped and looked at Hu Silian. “Who are you?”

Hu Silian smiles. “I am Hu Silian. Mayor Xie’s secretary.”

Xiang Renjie frowned. Even if he does not know a lot about politics, he knows who his father’s rival is. He heard that Xie Huilan had brought lots of trouble to his father after transferring to Yan Tai County. He does not like Hu Silian immediately. “Oh… I know you. You are previously from the Public Security Bureau, right? What is it?”

The big yellow dog will bark at everyone. When Hu Silian came closer, he immediately rushes out and starts growling and barking at her.

Hu Silian got a fright and took two steps back.

The dog chased after her. “Grr… Woof! Woof!”

Most owners will stop their dogs in such a scenario, but Xiang Renjie did not. He stood there with a smile as he watched his dog barking and pouncing towards Hu Silian.

Hu Silian is looking terrible. What is the meaning of this? Are you asking your dog to bite me?

After letting his dog scare Hu Silian for a while, Xiang Renjie laughed and shouted. “Da Huang! Come back!”

Xiang Renjie is feeling good after teaching Mayor Xie’s staff a lesson.

Although Hu Silian is angry, she will not argue with a kid.

Dong Xuebing is furious. If it were in the past, he would have rushed over and kicked that dog to death. But he had gotten matured after so many things, and he suppressed his anger.

Suddenly, a County Party Committee vehicle entered the quarters.

It is Xiang Daofa’s car! He is here!

All the grudges resurfaced in Dong Xuebing’s mind. After he was transferred to Yan Tai County, he had never done anything wrong to Xiang Daofa. If he had not found those photographs, the former Party Secretary Chang would not be removed. Xiang Daofa might not even be the Party Secretary after three years. Dong Xuebing had also made significant results when he was in the Public Security Bureau and the Investment Promotion Agency. Xiang Daofa benefited from it. But in return, he tried to backstab Dong Xuebing several times, snatch his credits and remove him from his position. Who can stand such an ungrateful person?!

Dong Xuebing narrowed his eyes and watched them. Xiang Daofa’s car stopped in front of the building, and he descended.

Xiang Daofa is in a good mood today. His son, who had left after throwing a tantrum, had returned, and the person in charge of the investment fair had been changed to his man. Xiang Renjie’s back is facing his father when he talks to Hu Silian and does not see him. But the ugly dog saw him and ran over, without Xiang Renjie or anyone noticing him.

Dong Xuebing has been waiting for this moment. He thought to himself. “It’s not so easy to take away my power!”

There is a price to pay for doing these to me!

STOP!

Time stopped! Sparrows were flying across the sky, the breeze, and all noises stopped.

After buying the lottery, Dong Xuebing doesn’t have much time remaining and doesn’t want to waste it. He immediately alighted from his car and ran over to that drooling dog. He smiled and carried it over to Xiang Daofa, who had just alighted. He positioned the dog behind Xiang Daofa and pried open its mouth. After that, he clamped the dog’s jaws on Xiang Daofa’s calf.

This is the family quarters, and many people are around.

Dong Xuebing is worried others might notice the dog’s awkward position. He purposely positioned the dog in a position that will be blocked by Xiang Daofa’s car.

Everything is ready!

Dong Xuebing quickly ran back to his Santana and mumbled STOP!

……

……

Time resumed!

Suddenly, there is a loud cry. Xiang Daofa shouted out in pain. “Arrrhh….”

Xiang Daofa’s shout attracted many people’s attention. Xiang Renjie and Hu Silian turned towards that direction, and many people opened their windows to see what happened. Everyone is shocked by what they saw. Damn! Secretary Xiang is bitten by a dog!

Only Dong Xuebing can come up with this evil plan to let Xiang Daofa get bitten by his ferocious dog, and he is the only person who can do that.

Xiang Daofa is stunned. Da Huang is his family’s precious pet, and he had treated him like his own son. He looked down after he felt the piercing pain around his ankle and saw Da Huang biting him. This is unbelievable, and he instinctively kicked him away. But it was too late as blood is already flowing down his socks.

“Dad!”

“Secretary Xiang!”

Xiang Renjie and other staff staying in the quarters are shocked.

Xiang Daofa is in pain, as it was a powerful bite!

Dogs will turn aggressive when triggered, and they will not care about how well you had treated them in the past. Da Huang is currently in this state of mind after Xiang Daofa kicked him. It immediately growled and pounced onto his leg to try to bite him!

“Da Huang! Come back!” Xiang Renjie shouted as he ran over.

Dong Xuebing is overjoyed as Xiang Daofa is having a taste of his own medicine.

Dong Xuebing knew this would happen, and he is much faster than Xiang Renjie. He immediately got out of his car and ran over. “Secretary Xiang! Be careful!”

Xiang Daofa is furious. “Da Huang! What are you doing?!”

“Grrrr!” Da Huang growled and opened its jaws!

Dong Xuebing rushed over and was about to kick Da Huang as if he is taking a penalty shot. “Stupid dog! How dare you bite Secretary Xiang?!”

“Stop!” Xiang Daofa shouted at Dong Xuebing!

Will Dong Xuebing listen to Xiang Daofa and stop? Impossible! His kick had already landed on that ferocious dog. Bam! Da Huang flew more than two meters away from the impact and laid there twitching. It’s too late to save him. Everyone knows about Dong Xuebing’s combat skills, and even a grown man cannot take his kick, let alone a dog.

“Da Huang!” Xiang Renjie’s eyes were all red when he reached.

Dong Xuebing gave Xiang Renjie a stare. “To hell with Da Huang! Your dog bites your father, and you only care about it instead of your father?! What kind of son are you?! Ah?!”

Xiang Daofa shouted furiously. “Dong Xuebing! What are you doing?!” He cannot control his temper after seeing his beloved pet kicked to death in front of him by Dong Xuebing.

Xiang Renjie screamed. “Who ask you to touch Da Huang?! Ah?! Da Huang!” He is very close to his dog.

Dong Xuebing is laughing in his heart. “Secretary Xiang, that ferocious dog is biting you, and I had come over to save you. What have I done wrong?! I know you dislike me, but this… Fine! Just treat it as I am a busybody! I should not have interfered, and I am asking for it!” He took out his wallet and took out a stack of notes which is more than 2 thousand RMB, and threw it on the floor. “This is the money for your dog! I am compensating your dog now!”

After throwing the money on the floor, Dong Xuebing stormed into the building!

Dong Xuebing has a way with words. Many people in the Quarters had him and thought to themselves.

What Chief Dong did is not wrong and is even honorable!

Xiang Daofa had just taken away Xiao Dong’s position as the Leader of the investment fair. Yet Xiao Dong still goes and rescues him from that dog. But he was blamed for what he did by that father and son, and he still must compensate for that dog. How can they do this? Even if Xiao Dong’s kick is too powerful, but what can he do? He can’t reason with a crazy dog. Do you think that aggressive dogs will stop biting after you tell it about socialist ideologies?

Chapter 468 – The abnormal Xiang Daofa

County Party Committee Family Quarters.

Da Huang was kicked to death by Dong Xuebing, and Xiang Daofa’s leg is still bleeding. He looks pathetic.

But after the people heard Secretary Xiang shouting at Xiao Dong, even those who had not interacted with him got mad. Xiao Dong had saved you from that dog and got a scolding from you instead. Does he still have to compensate for that dog?! Is this how a Party Committee Secretary behaves? This is too disappointing. Some even remembered what happened previously. For example, Xiang Daofa can become the Party Secretary because Xiao Dong had found the photographs that brought down the previous Party Secretary. Xiao Dong had just shown some results at the Investment Promotion Agency, and Secretary Xiang snatched his credit. Now, Xiao Dong had saved him from the dog and still got a scolding. Many people had started to question Xiang Daofa’s character.

Just because Xiao Dong had arrested one of your relatives for breaking the law, you bear grudges for so long? You are too narrow-minded.

Even the staff on Xiang Daofa’s faction started to question themselves if it is worth supporting him. They might end up like Chief Dong after showing some results. Instead of being thankful, Xiang Daofa might hate pinned some blame on them.

“Secretary Xiang, are you alright?”

“Hurry and get into the car. I will send you to the hospital.”

Xiang Daofa’s driver and some staff rushed over.

Xiang Renjie was about to cry. “Dad, Da Huang…”

Someone frowned and thought to themselves. What Xiao Dong scolded is right. Your dog bites your father, and instead of showing concern for your father, you are still thinking about your dog? What son are you?

“Enough! Go home now!” Xiang Daofa shouted at his son.

Xiang Daofa regretted after scolding Xiao Dong. He knew he had gone overboard, but that is because of his love for Da Huang. Seeing Da Huang being kicked is like seeing his son being kicked. Furthermore, it was Dong Xuebing who kicked him. He had always hated Dong Xuebing and lost his head earlier.

Xiang Daofa should not have scolded Dong Xuebing!

This is not how a County Party Secretary should behave!

Xiang Daofa doesn’t care what Dong Xuebing thinks, but he must note how others see him. Dong Xuebing had saved him from the dog, and no matter how he felt at that time, he must thank him and not scold him. That is what a County Party Secretary should do. Scolding Dong Xuebing will make him look bad, especially after what Dong Xuebing said. Dong Xuebing had pointed out that Xiang Daofa dislikes him and still compensated him for the dog.

This is telling everyone that Xiang Daofa is ungrateful and unreasonable.

Everyone will see Xiang Daofa as someone narrowminded and bear grudges.

This move is too evil, and Xiang Daofa must not accept the compensation. If not, how will others see him? Dong Xuebing had put him on the spot, and he even suspects this is purpose planned against him!

Suppose Dong Xuebing had explained himself that he was trying to save Xiang Daofa after getting scolded. In that case, he might regain his senses and thanked him. But Dong Xuebing did not explain himself. He used Xiang Daofa’s words to blow it up and left after leaving a stack of cash. This resulted in Xiang Daofa unable to salvage the situation!

This is putting him in a difficult situation!

It’s too evil!

Xiang Daofa’s wife ran out of the building towards him. “Old Xiang! Where are you hurt?”

“I’m fine.” Xiang Daofa looked at the dead Da Huang and took a deep breath to calm himself. He turned to his wife. “Da Huang has been with us for a few years, and I had never expected him to turn aggressive suddenly. Sigh…” He pointed to the money on the floor and told his wife. “Return the money to Xiao Dong and help me thank him.” Although it’s too late to say this, he still must say it.

“Dad!” Xiang Renjie refused to accept this. Why should they still thank the guy who killed Da Huang?

“Go home!” Xiang Daofa shouted at his son.

Xiang Daofa’s wife nodded and picked up the money after he left. She turns to Hu Silian. “Secretary Hu, do you know which unit is Xiao Dong staying in?”

……

Ten minutes later.

Dong Xuebing’s apartment.

Hu Silian knocked and entered. “Has Secretary Xiang’s wife return?”

“She had just left. Haha…” Dong Xuebing stepped aside for her to enter. “Sister Hu, come in. What type of tea do you like?”

Hu Silian noticed a stack of cash on the coffee table and laughed. “Chief Dong, I am impressed. How did you make that big dog attack, Secretary Xiang? Why did that dog listen to you?”

Dong Xuebing denied it. “How is it possible? Who will expect it to turn aggressive suddenly?”

“Turn aggressive suddenly?!”

Hu Silian doesn’t believe Dong Xuebing, as she knows him well. He was the one who asked her to stall Xiang Renjie from going upstairs, and his purpose should be to let the dog wait until Secretary Xiang to arrive. This is all planned! She is very impressed with Chief Dong’s ability to deal with those who had provoked him.

Afternoon.

Dong Xuebing packed his belongings and was about to return to the hospital when Xie Huilan called.

“Secretary Xiang is bitten by a dog?” Xie Huilan paused for a second and continued. “I heard you had saved him and got scolded by him in return.”

“That’s right.” Dong Xuebing replied angrily. “What type of character is he? But he asked his wife to thank me later.”

“It will not be easy to remove this blemish, and his reputation will be affected. He had targeted you several times, and you even saved him from the dog. This is not the standard of a Party Secretary. Haha… I had just reprimanded you this morning, and you become smarter.”

Dong Xuebing laughed. “Sister Xie, I had moved up from a staff member and had experienced lots of things in the past two years. I admit my political wisdom is not high, but it is not as low as others think.”

Xiang Daofa is bitten by his pet dog.

That ferocious dog was also killed by Dong Xuebing using this opportunity.

Xiang Daofa had said the wrong things, and Dong Xuebing had finally gross him out this time. He is satisfied with how things turn out.

How can someone who provoked me so many times not pay for it?

Chapter 469 – Just wait and watch

Evening.

County People’s Hospital, fourth level.

Dong Xuebing is flipping a book about economics on the bed. He has nothing to do after creating trouble for Xiang Daofa and can only wait for the situation to change in his ward.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

“Hello, Chief Dong? I’m Park Yongxi.”

“Oh, Master Park. How are you?”

“A Chief Jia had contacted me earlier and talked to me about the investment fair. I heard that the person in charge of the fair is changed.” Dong Xuebing had spoken to Park Yongxi about the investment fair and even settled some details. That’s why Park Yongxi felt it’s weird when someone who claims to be the person in charge of the investment fair contacted him. “You are not in charge of the investment fair anymore?”

Dong Xuebing sighed. “Something happened, and I am temporary not in charge of getting investment for the County.”

“What happened?”

“This is the arrangement decided by the higher-ups. Haha… I also have no choice.”

Park Yongxi paused for a few seconds and sighed. “I heard the politics here is very complicated, and it seems it is even worse than I thought.” He had heard about the political situation in China and understood the structure well. That’s why he could guess what happened after speaking to Dong Xuebing.

Dong Xuebing is feeling frustrated over what happened.

After chatting for a while, Park Yongxi said. “Alright. I will speak to Chief Jia regarding my integrated sports complex. Take care, and let’s have a friendly match after you are discharged.”

“Sure.”

After hanging up, Dong Xuebing looks out of the window towards the Investment Promotion Agency direction. Although he had gotten back at Xiang Daofa this afternoon, that’s not the end. Bitten by a dog?! Killing his pet dog?! He had done these to vent his anger. How can these small incidents be compared to the credits of getting a project worth 100 million and organizing the investment fair?

Knock… knock…

Dong Xuebing turns towards the door. “Come in.”

Luo Haiting, Guo Panwei, and Lin Pingping entered with fruits. “Chief.”

The three of them looked worried, and Luo Haiting did not doll herself up today. She seemed to have changed before coming.

“Didn’t I ask you all not to visit?” Dong Xuebing laughed. “You all still brought fruits? Thank you. Have a seat.”

“Your health…”

“It’s the same issue about my heart. Thanks for your concern.”

Everyone knows Dong Xuebing was hospitalized not because of his health reason. They talked about his health for a while, and they looked at each other. Luo Haiting said. “Chief, the County Party Committee is too much. They are creating problems for our Agency by doing this. Our Agency had just started to show some results, and they let someone who doesn’t know about our County to run the investment fair. Are they trying to see us fail? I am frustrated! Secretary Xiang had wanted us to increase the County’s investments this year! Is this the way to do that?! He is just creating more problems for us!”

Guo Panwei added. “You are the one who had gotten Master Park’s project, and Jia Yan can get the credit without doing anything! This is too unreasonable!”

“Deputy Chief Jia’s standard is also not that good.” Lin Pingping grumbled. “I don’t think he can take on this role well.”

The three of them are angry.

It’s not right for them to talk about or question the County Party Secretary and the Party Committee decision. But this is their way of showing their loyalty towards Dong Xuebing. The current situation is not in Dong Xuebing’s favor, as his authority and credit are taken away. Who knows if Jia Yan will replace Dong Xuebing after the former got the credit for the investment fair? With the Party Secretary bearing grudges against Dong Xuebing, it might be possible.

Dong Xuebing is touched by what they said.

Luo Haiting looks at Dong Xuebing. “It will be hard for us to continue without your leadership. That Deputy Chief Jia had come in this afternoon and started giving out orders without knowing anything. Sigh…”

“Chief.” Lin Pingping looks at Dong Xuebing. “I am feeling unwell these few days. Should I…”

Dong Xuebing finally knows what these three wanted and is touched. “I am hospitalized because I have no choice. You all should not do this.”

Guo Panwei replied unhappily. “But this is too….”

Dong Xuebing waved his hand. “Sister Luo, Sister Lin, and Panwei. I know how you all feel, but you all must not do this. The organization had asked me to step aside, and we must abide by the orders. We must not go against the organization’s decision. During the investment fair period, you all must give your support to Chief Jia. Even if you all are mad or have other ideas, keep them to yourself. Don’t bring your emotions to work.”

This is not because Dong Xuebing is great. It is because he has no choice.

If everyone in the Agency refused to work with Jia Yan, the investment fair will fail and will be escalated. It will not be going against Jia Yan and Xiang Daofa. It will be going against Yan Tai County, including Xie Huilan, as she is named the main organizer of this investment fair. If Dong Xuebing asks his subordinates to do this, then he will be accused of not thinking of the bigger picture. Luo Haiting, Lin Pingping, and Guo Panwei, including him, will be penalized. Xiang Daofa will have an opportunity to find fault with him.

“Chief…”

“Just listen to me. Continue with your work. This period is crucial for the investment fair, and don’t let others get hold against you all.”

Guo Panwei thought for a while and nodded.

Suddenly, someone knocked on the door three times.

The door opened, and a man in his thirties entered. He has short hair and a high nose bridge. He walked into the ward confidently and looked at Dong Xuebing. “Are you Chief Dong? I am Jia Yan. I am here to report to you. Oh, Director Luo, Chief Lin, you all are also here?” He has a casual tone and doesn’t sound respectful.

Guo Panwei frowned. He is unhappy with the way Jia Yan speaks to Chief Dong.

Lin Pingping also frowned as she looks at the empty-handed Jia Yan. Chief Dong is hospitalized, and you come visiting empty-handed? This attitude is wrong.

Jia Yan ignored the rest and stood there.

Is this guy Jia Yan?

This is the guy picked by Xiang Daofa?

Dong Xuebing looked at him and smiled. “So, you are Chief Jia? Nice to meet you. I heard about your performance in the City’s Investment Promotion Agency, and you had participated in two investment fairs before. No wonder you are picked by Secretary Xiang. I can tell you are an expert in getting investment. I am relieved to have you take over the investment fair. Do your best.”

Jia Yan knows Dong Xuebing does not mean what he said. Suppose his performance in the City Investment Promotion Agency is outstanding. Why would he be transferred to Yan Tai County as the Deputy Agency Chief? He had been stagnant in position as the Deputy Office Director in the City Investment Promotion Agency for five years! Although he had participated in two investment fairs, what can a Deputy Office Director do other than photocopying promotion materials and following the higher-up’s orders?

Jia Yan is not surprised with what Dong Xuebing said in their first meeting and maintained a smile on his face.

Jia Yan was transferred to Yan Tai County by Secretary Xiang to snatch Dong Xuebing’s credit. He does not care about Dong Xuebing’s attitude towards him and just needs to do what Secretary Xiang asked him to do. With Secretary Xiang as his backing, he is confident he can suppress his direct superior, Dong Xuebing.

Steal Dong Xuebing’s credit?

Jia Yan will not only steal Dong Xuebing’s credit. He will also try to create friction between Dong Xuebing and his men and form his clique to challenge Dong Xuebing’s position. If everything goes according to plan, he can easily replace Dong Xuebing.

There’s nothing more to say to Dong Xuebing.

Jia Yan chatted for a few more minutes and said. “I still have lots of work to do for the investment fair. Chief Dong, please take care of your health, and I will visit you another day.”

After Jia Yan left, Dong Xuebing also asked Luo Haiting, Guo Panwei, and Lin Pingping to leave.

Dong Xuebing narrowed his eyes and called Xie Huilan. “Hello, Huilan? I had just met Jia Yan. He has a poor attitude and has no respect for me after stealing my credit. No wonder he is stuck as the Deputy Office Director for so many years. What a snob! I can tell from his attitude he is trying to stir up trouble and is eyeing my position now.”

“I also want to see how long can he last.”

“I had just instructed my subordinates to carry on with their work and support Jia Yan to prevent any problem with this investment fair. Did I do the right thing?”

“Of course. Haha… this is what you should do.” Xie Huilan laughed. “The net is cast, and the stage is prepared. Since Secretary Xiang thinks Jia Yan can put up a good performance, I shall give him my support. You just sit back and watch the show.”

Chapter 470 – Things are proceeding so smoothly?

Next day. Morning.

Jia Yan received a call from Xiang Daofa when he was entered the Investment Promotion Agency.

“Uncle Xiang. How’s your leg?”

“It’s a minor injury, and I am fine. How’s your progress?”

“It’s alright. I had familiarized myself with the work here and will start contacting the investors today.”

“Good. The whole County will be watching this investment fair, and you must do a good job.”

“Don’t worry. I will surely complete this task.”

Jia Yan got to know Xiang Daofa through his father. Secretary Xiang and his father are from the same generation, and he must address him as Uncle Xiang. He has always wanted to suck up to this Party Secretary, and that’s why he dares to guarantee he will complete this task well. How is it possible the investment fair will fail with him as the leader? Not only him, even Xiang Daofa and other leaders don’t think the investment fair will fail.

A 100 million RMB project is almost confirmed. Jia Yan only needs to get tens or up to one hundred investors to participate. Even if they sign contracts with two to three of them, the total investment from the fair will be at least 100 million RMB. The average investments for the past few years are only around 100 million RMB. This is the benefit of a poor County. One can easily get outstanding achievements. Someone picked by Xiang Daofa can achieve the same results within a few days compared to the previous few years.

This is a political achievement!

Dong Xuebing had prepared everything, and they only have to pluck the fruits of his labor!

After hanging up Secretary Xiang’s call, Jia Yan smiled and lit a cigarette before calling the Office Department. “Director Luo, notify the rest of the department heads to my office for a meeting. That’s all.” He had chosen to hold the meeting in his office and not the meeting room is to establish his authority. He is telling everyone within the Agency that he is the person in charge of this investment fair. He loves this feeling of having the power to order others around.

A few minutes later.

Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest entered Jia Yan’s office.

Jia Yan looked at them and took a sip of tea.

When Dong Xuebing is around, Sun Shuli is the No. 2 in the Agency. But this new Deputy who suddenly parachuted into the Agency is holding more power than him. This is not a good feeling, and after seeing his attitude, he wonders how this guy will make this investment fair a success?

“Thank you for working hard these few days.” Jia Yan smiled. “I am going to assign your tasks for the next few days. Old Sun, you will contact the investors. Not only you must invite the wealthy businessmen from our Province, and you must not forget about other regions. Contact our offsite offices to get them to contact investors to tell them about our investment fair. We must bring in investors from Beijing, Shanghai, and Guangzhou. If possible, we must also get foreign investors. According to the County’s directives, we must invite at least one hundred investors.”

One hundred?

Do you think it is so simple?

Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest look at Jia Yan as an idiot, and no one said a word.

Jia Yan had participated in the City’s investment fair, and that’s a different level. He doesn’t think it is hard to get one hundred investors. Even other Counties can easily get fifty to sixty participants for their investment fair. Furthermore, he also knows many businessmen, and can easily invite at least twenty of them. He felt that these invited investors don’t need to invest as they are here to make up the numbers. Why would these investors not come? This is a free vacation to them, and food and lodging are provided. They have no obligations too.

Jia Yan felt superior after seeing everyone’s reaction. “What’s wrong?”

Sun Shuli did not hold back. “Old Jia, you are newly transferred over and might not understand the situation in Yan Tai County. It is very hard to find so many investors with just our Agency alone. Moreover, the investment fair is only a few days away, and I think we should get the County leaders to contact some investment groups.”

Jia Yan frowned. Who are you to call me Old Yan? Jia Yan is only in his early thirties and is much younger than Sun Shuli. He felt disrespected by the way he is addressed. He is very sensitive to others ‘ attitudes for someone who had been stuck in the same position for five years and finally got an opportunity. “Old Sun, we must have confidence in our abilities and our County. I know our County’s economy is not as good as other Counties. Still, we also have our advantages and can attract investors. I think the reason why our previous investment fairs failed is because of the scale. They were not grand, and the scale is not big enough. That’s why some investors think our County is poor. I will raise the scale this time and create some activities like a cultural festival, or food festival, during this period. The investors can also participate in it, and we can use this opportunity to promote our homegrown products.”

Jia Yan had thought for this plan a long time ago. Not only he needs to get credit for Secretary Xiang and wrestle control over the Agency from Xie Huilan, but he also needs to get some credits for himself. That’s why he wants to increase the investment fair’s scale and make it a success, as all these will be written into his resume.

Luo Haiting is speechless. “Chief Jia, are we going to increase the scale of this fair further?”

Sun Shuli disagreed. “The County has already approved everything, and we don’t have the time to make further changes.”

“We don’t need to hold any festivals. Those are just examples.” Jia Yan is very confident. “We can make changes in other areas and let investors feel the need to invest in our County.”

Luo Haiting replied. “Our County’s finance is quite tight, and Mayor Xie had just approved two million RMB to us a few days ago.”

Jia Yan casually replied. “We must not be afraid of spending if we want to make this investment fair a success. The County is taking a serious view on this fair, and we must make it perfect. If we can attract more investments, we can recover everything from their taxes and even get back several times more.”

“But…”

“Director Luo, take note of the finances and try to get the funds in.”

Luo Haiting is frustrated. Do you think it is so easy to get money? Why don’t you tell this to Mayor Zhao and Mayor Xie yourself? Where am I going to get the money from?

Jia Yan issued a few more orders and asked them to leave. He continues to relax and enjoys his tea in his office.

Outside.

Luo Haiting, Lin Pinging, and the rest walked down the stairs.

Sun Shuli grumbled. “He made it sound nicer than singing!”

Jiang Hailiang added. “Chief Jia had thought too highly of himself. One hundred investors?! How are we going to find them? Even twenty investors is a lot to me!”

Lin Pingping also voiced her displeasure. “He does not know about the situation and thought our jobs are easy.”

All of them are furious with Jia Yan’s over-optimistic views. No one likes someone like Jia Yan, who steals other’s credit without doing anything. Only the staff within the Agency know about the actual situation. Even Zhao Xinglong, who is in charge of the County’s investments, Xiang Daofa, and other County leaders, are not as clear about the Agency’s work. The Investment Promotion Agency is easy? How is it possible? It seems that everyone in the County thinks the Agency’s job is easy.

Bullshit!

Although it might seem glamorous, the Agency is still the same as in previous years!

Others can only see the Investment Promotion Agency had achieved some results. Still, only Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest know the reason for it. It is not because Yan Tai County’s economic environment had improved, or the Agency’s work had become easier. It is all because of Dong Xuebing’s crazily strong capabilities. Mr. Liang had decided to invest in Yan Tai County because Chief Dong had risked his life to drink three bottles of alcohol. Master Park’s investment is also because of Chief Dong bringing him back to the County. All these have nothing to do with the Agency or the economic environment. It is all because of their Agency Chief.

It seems that everyone had forgotten about this!

……

Before noon.

Jia Yan is worried the County Government is unwilling to give the Agency money, and he called Xiang Daofa to ask him about it. But the reply from him gave Jia Yan a shock.

The County Government had agreed to give him the funds.

There are no delays or obstruction, and the three million Jia Yan requested was transferred to the Agency’s account immediately. He thought the Agency staff would refuse to listen to his orders, but this is not the case. Luo Haiting, Sun Shuli, and the rest are all cooperative and continued with their work.

How come everything is proceeding so smoothly?

Jia Yan couldn’t believe his eyes. It is too easy to get this credit.

Even Xiang Daofa and other leaders within the County are surprised when they heard the County Government had approved the funds.

What is Mayor Xie trying to do?

The Mayor had strongly opposed Jia Yan taking over Dong Xuebing’s duties and had raised her objections during the committee meeting. Why is she cooperating with Jia Yan now? She is giving in to his demands for more funds and manpower now. Is she putting aside her rivalry for the County’s economic growth?

Many people are confused by Mayor Xie’s actions and wondered what she is thinking.

Xiang Daofa knows his rival well and felt Xie Huilan is plotting something. He frowned and called Jia Yan to remind him again not to overlook anything, and there must not be any problems with this fair.

Jia Yan thought to himself. The credit will be mine, and what can go wrong?

Chapter 471 – The Investment Promotion Agency is in trouble!

One day passed.

Two days passed.

As 1st May, Labor Day is approaching, problems start to surface in the Investment Promotion Agency, and it’s more than one problem!

Jia Yan, Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest are looking terrible in the smaller meeting room. Jia Yan is the worst among them.

“Have you all confirm the total number of participants for the investment fair?”

“About 17 investors have confirmed they will be attending.”

“Only 17?! Old Sun! What are you doing? Ah?! Why are there so few participants?! Tell me!” Jia Yan is furious.

Sun Shuli replied. “I had told you before. Yan Tai County is different from other Counties!”

Jia Yan banged on the table. “You are shirking responsibility!”

Everyone got mad when they heard this.

Shirking responsibility? You are the person in charge of this investment fair, and we are just following your orders! We had followed your instructions, and you want us to take responsibility when problems occur?! Why didn’t you say anything when you come here to snatch credits?! You want to claim credit and let your subordinates take responsibility when something happens?! Can you be a bit more responsible?!

“Chief Jia, what are you saying?!” Sun Shuli is furious. “I had told you that it is impossible to get 100 investors and suggested to you to get the County Leaders to contact investment groups. This is not because I had not done my work or shirking responsibility. This is our County’s situation. Have you counted the number of participants in our previous investment fairs?! The average is only 20 people! It is the same every year, and this is the reason why we have not organized investment fairs for the past two years!”

Luo Haiting gave Jia Yan a side glance. “100 participants are impossible. When Chief Dong was around, he had set the target at 30 to 40 people.”

Jiang Hailiang added. “We must also discount the 17 participants. From previous experiences, some of them might not turn up.”

All these investors are busy, and they might change their plans last minute.

If something crops up in their company, they will not come. It’s not surprising to see only seven to eight people turn up for the fair.

Among the 17 participants, ten are invited by the Agency. Five are invited by Mayor Zhao, Mayor Xie, and other County Government Leaders. Only two of them are invited by Jia Yan.

Jia Yan had not expected this result and did not know Yan Tai County’s situation is like this. He doesn’t even need to persuade investors to attend the city’s investment fair with the City Investment Promotion Agency. Many investors will attend without invitations.

Jia Yan realized things are different in Yan Tai County. There is nothing here that can attract investors. Most of the replies he got when he called the investors is “I am busy on Labor’s Day.” The twenty-plus investors all shook their heads when they heard Yan Tai County. Even when lodging and meals are provided, they are unwilling to come to make up the numbers. They are businessmen, and their time is precious. Who cares about your lodging and meals? Only two of them, who is close with Jia Yan, agreed to attend.

Why is this happening?

Why is no one willing to come?

The investment fair is about to start, and they don’t even have enough participants. Jia Yan is frustrated, and even Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest feel helpless.

At this moment, Sun Shuli suddenly misses Dong Xuebing. Although Chief Dong likes to talk big and had made a bold statement on his first day, “If other Counties can attract hundreds of millions worth of investments, why can’t we do it?!” But he can say this! Look at the total investments now. The confirmed 50 million RMB investment and the upcoming 100 million RMB project are all from Dong Xuebing. He dares to make these bold statements because he can achieve them.

But Jia Yan?!

He demanded 100 investors, and how many of them are going to turn up?!

Only 17! It will be a blessing if 10 of them turn up for the fair!

There will be only 10 participants at most, and Jia Yan had still asked for more funds for the investment fair to be grander. Just the venue at the hotel can hold 200 people. But now, only 10 participants will be turning up. With the County Government and Investment Promotion Agency’s staff, there will only be around 20 plus people in the hotel ballroom. It will look too pathetic and will be an embarrassment to the County Leaders!

Is this going to be another ‘much said but little done’ investment fair?!

Jia Yan felt this investment fair is not what he imagined, and he took a deep breath before asking them to try to get more investors to attend the fair. He wants the whole Agency to start calling investors immediately. After they left the meeting room, he did not inform Xiang Daofa about the situation immediately. Instead, he called Park Yongxi to invite him for lunch.

Jia Yan’s plan is simple. The Agency had spent so much money to increase the investment fair’s scale, and he cannot answer to the County Government if there are only slightly more than a dozen participants. So, he decided to focus on the investment amount. Park Yongxi’s investment is almost confirmed and what they need to do is to sign the contract. But there are some details like the total investment amount and other terms of the contract that still need to be discussed. Park Yongxi had only mentioned that he would be investing 60 to 100 million RMB, and Jia Yan wants to make sure he will invest 100 million RMB.

But another problem arises during this lunch.

At noon, Jia Yan went to the lunch appointment with the Agency’s Deputy Office Director, Dan Enguo. Dan Enguo is Lui Dafa’s trusted aide. He went over to Jia Yan’s side after the latter took over. He felt this is the right move as Jia Yan is backed by the County Party Committee Secretary.

Park Yongxi did not turn up and sent his company’s representative to discuss the investment details.

Jia Yan is disappointed as he wanted to befriend Park Yongxi. But since Park Yongxi is not around, he can only speak to the representative. He started talking about the investment and showed the representative the investment plan. He had increased the size of the investment site. He asked the Business Section to mark up the figures to ensure Park Yongxi’s investment amount can reach 100 million RMB.

The representative straight forward. “We can agree to invest 100 million RMB, and the company is also willing to increase it by 10% further.”

Terrific! Jia Yan started smiling.

Before Jia Yan can say anything, the representative added. “But we have a condition.”

“What is it?” Jia Yan asked. “We are willing to provide subsidies within our means to assist your company.”

The representative nodded. “It’s like this. Mr. Park had asked me to tell you that we are happy with the policies and subsidies you all offered. But the taxes….”

“Taxes?” Jia Yan frowned.

“Yes. Your side is waiving three years of corporate tax. Still, the construction for our company’s large scale integrated sports complex will take a longer time, and our profits will be slower. That’s why we are asking for five years tax waiver. Also, we want you all to extend one more year for the value-added tax.”

Jia Yan’s face changed. “Impossible!”

The representative calmly replied. “I heard your County had offered other companies five years tax waiver before.”

“That is for environmental and other special projects.” Jia Yan explained. “For sports complex, three years tax waiver is the maximum we can offer. We will not even increase it by six months, let alone two years. Isn’t this discussed with Master Park before?”

They are asking for too much!

Five years tax exemption?! Yan Tai County is not located in the western provinces. This project is not an environmental or any special project. “Our bottom line is two years tax waiver plus three years 50% waiver. This is the industry standard. Even if Yan Tai County agrees to offer five years tax waiver, the City Government will also disagree. We cannot set this precedent as this will harm our people’s benefits. No one can bear the consequences!”

The representative replied. “I am not sure about the discussion between you and Mr. Park, but Mr. Park’s instruction to me is we must get five years tax exemption. If your side is unable to give us this offer, we will not invest in your County. We cannot enter any loss-making business deal.”

“You all are not going to invest?!” Dan Enguo is stunned. “Didn’t you all confirm this investment with Chief Dong?”

Jia Yan is furious. “Are you all taking us for a ride?!”

The representative calmly replied. “Chief Dong and Mr. Park had only confirmed on the investment but have not talked about the details. We had signed the Letter of intent, and it is not considered a legal contract. We have no obligations to invest in your County. I hope you all can understand.” It’s not right for them to go back on their words, but the money belongs to them, and they have not signed any contracts yet. Park Yongxi still has the final say over this investment, and no one can stop him from leaving.

This sentence is like pouring a bucket of cold water over Jia Yan’s head!

Secretary Xiang and Jia Yan are eyeing the credit of getting this 100 million RMB investment. This investment is supposed to be confirmed, as Secretary Xiang and Mayor Xie had checked with Park Yongxi over a meal. But…

Master Park had changed his mind?!

He is not going to invest!

Jia Yan knew the County Government would never agree to offer five years tax exemption, and he turned pale immediately!

The 100 million RMB project is gone?! This is adding oil to fire! Jia Yan still has not settled the investment fair participant problem, and the investment fair is only two days away!

Shit!

This fair is going to fail!

Chapter 472 – Do you think you can order me around?!

The next morning.

There is no way to cover up what happened in the Investment Promotion Agency.

All the agencies and departments involved in the investment fair were anxious when they heard about it.

Xiang Daofa’s face turned black when he heard this and immediately asked his secretary. Zhou Jun, to call Jia Yan to his office. Although Xie Huilan is named the head of this investment fair, she will be held responsible for the fair’s failure. Still, he was the one who interfered and wanted Jia Yan to take over Dong Xuebing. Xie Huilan had opened opposition against this decision, and Xiang Daofa will have to bear most of the responsibility. He might even have to answer the City Government for this failure, which is not what he wants to see.

Xiang Daofa’s office.

Jia Yan panicked. “Uncle Xiang, I…”

“What have you done?! Ah?! What is going on?!” Xiang Daofa banged on his desk.

“There are some minor issues with the investment fair.” Jia Yan quickly explained. “But I will settle it soon.”

“Small issues?! Park Yongxi is going to withdraw his investment, and you call that a small issue?!” Xiang Daofa got more furious. “The Investment Promotion Agency had only invited twenty investors, and you call that a small issue?! Then tell me what is not consider a small issue?! Ah?! Is this how you do your work?! You can’t even do a simple task well!”

Xiang Daofa is someone who wants political achievements and credits. That’s why when he saw the Investment Promotion Agency had shown some results, he immediately wants to take control of it and kick Xie Huilan’s people away. But he had just realized that he had overlooked many things. It’s not easy to get this credit, and this investment fair is similar to all their County’s previous fairs!

Damn! Xie Huilan!

This is a setup!

Xiang Daofa finally found out about Xie Huilan’s move. She knows the current situation might happen and openly oppose Jia Yan to replace Dong Xuebing during the Committee Meeting. This means she does not need to be held responsible for it because she had given Jia Yan all the support he needed after that. She had not interfered in the investment fair and even provided manpower and funds to him. This is not because she is thinking of the big picture. She is up to no good!

Xiang Daofa is furious over Jia Yan’s incompetence and Xie Huilan’s evil plot.

The investment fair will fail?!

Xiang Daofa had never thought of that happening. He and the other County Leaders had only noticed the Investment Promotion Agency had shown better results than previous years. The Agency had attracted 50 million RMB worth of investment this year, and Park Yongxi will invest in the County. Many people thought this is because the County’s economy had improved and attracted investors. Not many people think this is because of Dong Xuebing’s credit. After all, he had only become the Chief for three months.

No one had expected all these now!

It’s not only one issue, but several issues are happening at once. Even Park Yongxi had canceled his investment!

Xiang Daofa thought about it. Xie Huilan does not mind a lose-lose situation to make him look bad?! She is even willing to give up this credit to go against him?! No. She should not do this. He immediately understands what Xie Huilan’s motive is. She wants Xiao Dong to continue to lead the investment fair, and she has never given up on this fair!

Although Xiang Daofa knew Xie Huilan’s motive, he cannot do anything about it because Jia Yan is too useless!

Xiang Daofa is looking more terrible. You want Xiao Dong to take charge again?! Xie Huilan! You are too naïve! I am the one who kicked Xiao Dong aside, and this is decided in the Party Committee Meeting. Do you think I will allow Xiao Dong to come back even if Jia Yan fails? Impossible! Even if this investment fair fails, I will also not do that! Xiang Daofa will never admit defeat against Xie Huilan. Even if Jia Yan screwed up and I am embarrassed, I will also not let you have your way! At most, we will all be embarrassed, and there is still time to salvage the situation.

“Uncle Xiang.” Jia Yan looks at Xiang Daofa nervously. “It is impossible for us to allow five years tax exemption for Mr. Park. But I will try to speak to him again to get his investment. I had also contacted my friends to ask them to bring some investment groups over. If they can bring people over, there will be at least more than fifty people.”

“Have they contacted those investors? Can they arrive tonight?”

Tomorrow is the investment fair’s opening ceremony, and all the participants and investors should arrive at the hotel tonight.

“It’s almost done, and I had sent cars to pick them.” Jia Yan is unsure if any investment groups are coming, and he is only trying. But he had no choice now and had to lie to Xiang Daofa.

Xiang Daofa looks better after hearing this. “Park Yongxi’s investment is very important, and you must get it!”

Jia Yan hesitated. “I will try my best, but… I am afraid someone is behind all these. Mr. Park had agreed to invest and suddenly changed his mind. Someone must be doing something behind our backs.” Jia Yan had never felt this is his responsibility. Instead of reflecting on himself, he will push the blame to others. His first thought is Dong Xuebing is behind all these because he is the one who brought Park Yongxi back to Yan Tai County to invest. He never thought about why Park Yongxi had chosen to invest in Yan Tai County and just want to use this as an excuse to shirk responsibility.

……

Morning.

County’s People Hospital.

Dong Xuebing leans against the restroom’s window and lit a cigarette. Suddenly, a nurse enter.

“Chief Dong, you are not allowed to smoke in the hospital.”

“Haha… just one stick… half a stick, ok?”

“No.” The nurse firmly replied. “You are a patient now. Please listen to us.”

Dong Xuebing cleared his throat. “Why are you always watching me? There are so many patients here. Fine… fine… I will stop smoking.”

Dong Xuebing does not know that Xie Huilan had called the hospital’s Director and asked him to give Dong Xuebing a thorough checkup. The Mayor’s boyfriend is a VIP, and the Director must pay special attention to him. He immediately assigns a nurse to watch Dong Xuebing and don’t allow him to smoke or leave the hospital grounds. The nurse even has to watch him swallow all his medications.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Dong Xuebing snubbed his cigarette and waited for the nurse to leave. After she left, he secretly lit another cigarette and answered the call.

It is Zhao Xinglong.

Zhao Xinglong asked about Dong Xuebing’s health and said. “Have you heard about Master Park’s investment? He is going to withdraw his investment.”

“Really?” Dong Xuebing had heard there are some issues, but he does not know about the details. “Didn’t we finalize everything? What happened?”

“Master Park is asking for five years tax exemption, and the County Government cannot agree to it.”

Dong Xuebing frowned. “Is he going to cancel his investment?”

“Chief Jia is still negotiating with him, and we are waiting for the outcome. Xiao Dong, you are the one who gotten Master Park’s investment. Secretary Xiang had ordered you to call Master Park to stop him from withdrawing his investment.”

Dong Xuebing laughed. “Mayor Zhao, I will be direct with you. Did Secretary Xiang suddenly remember that I was the one who gotten Park Yongxi’s investment? He had kicked me aside as the leader of the investment fair and still wants me to do things for him?! Even if I am a forgiving person, I am not that forgiving! What is he thinking? He is the one who wanted Jia Yan to take charge of the investment fair. What has it got to do with me now?”

This Xiang Daofa is too shameless!

Do you think you can order me around and kick me aside when I am no use to you?

You had taken away my authority and my credit, and I am already hospitalized. Yet you still want me to clean your ass, and let you all get the credit? What’s next? After I retain Park Yongxi’s investment, Jia Yan and you will get the credit and kick me aside again?! Damn! Do you think I am an idiot?!

Zhao Xinglong knew Dong Xuebing is unhappy, but he still must convey Xiang Daofa’s orders. “This period is critical to our County, and you are the Agency’s Chief….”

Dong Xuebing is furious. “Is Xiang Daofa and the rest suspecting me of asking Master Park to cancel his investment?”

“… I can tell he is implying this.” Zhao Xinglong replied.

Dong Xuebing got more furious. “Mayor Zhao, you should know me well. Am I the type of person who will ask Master Park to cancel his investment because I got replaced? Furthermore, investors have their own plans, and they will invest because of our County’s environment. Who will want to lose money? Also, why would others listen to me?!”

“I know.” Zhao Xinglong understands Dong Xuebing well, and he believes he has nothing to do with this.

“Am I supposed to be blamed for Jia Yan’s incompetence, and Secretary Xiang chose the wrong person? Oh, they will get the credit, and I will have to bear the responsibility when they fail?! Damn!”

This group of bastards!

Chapter 473 – Jia Yan is hospitalized!

In the ward.

After hanging up with Mayor Zhao, Dong Xuebing called Guo Panwei to ask about the details. He immediately got mad after knowing what happened. He had not contacted Park Yongxi, and Jia Yan is a good-for-nothing. This credit is almost given to him and Xiang Daofa for free, and instead of getting it, they even screw it up. Yet they still want him to help them?

Dream on!

They should not have treated me this way in the first place!

You all had kicked me aside to steal my credit, and when you all realized you would had screwed up, and you want me to bear the responsibility? Go to hell!

Although Dong Xuebing knew Park Yongxi’s not investing will not benefit him, and he might even be held responsible for it. However, he still wants to boast about it. You, Xiang Daofa, like to find trouble with me? Carry on! Anyway, I am not leading the investment fair, and we can all suffer together. Xie Huilan had opposed to Jia Yan replacing me. If the higher-ups are going to pursue this, we will not be held responsible.

Dong Xuebing is prepared to sit back and watch everything unfolds. He could roughly guess Xie Huilan’s plan, and she should have predicted this to happen. But having a lose-lose situation will not benefit either party. She is doing these to let Dong Xuebing regain control over the investment fair. But will Xiang Daofa agree? Impossible!

One hour…

Three hours…

Five hours…

Office hours are over.

Jia Yan, Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest of the Agency’s Leaders are waiting in Xiang Yi Hotel’s lobby. Jia Yan looks terrible after negotiating with Park Yongxi’s representative the whole day and not making any progress. Some County Government staff are setting up the venue. At around 6 pm, Deputy Mayor Zhao Xinglong had arrived to welcome the investors.

At around 6.15 pm, Lin Pingping arrived with the first investor. She had driven the investor over.

Jia Yan, and the rest, quickly walk over to welcome him.

After a while, the second investor arrived. He had driven himself, and everyone welcomed him warmly and started to arrange the lodging for him.

But after the second investor arrived, no other investors arrive for the next 30 minutes. A few more investors arrive later, and there are only six investors in total. When Zhao Xinglong looked at Jia Yan and was about to shout at him, Jia Yan’s phone rang. He looked at the number and quickly answered. But almost immediately, he falls into a daze.

The person on the other line told Jia Yan that the investment group would not be coming.

Everyone is speechless. Although they know this will happen, no one had expected it to be so bad!

Six people!

There are only 6 participants for this investment fair!

Although there might be investors arriving later, there might also be investors not turning up. Nevertheless, there will not be many people attending tomorrow’s opening ceremony!

They can imagine the County Government staff waiting to welcome the investors, reporters, and TV station staff with their cameras at the venue tomorrow. The County’s leaders speak on the stage, and there are… only six investors in the huge ballroom! Only six! This is a disgrace!

“Chief Jia!” Zhao Xinglong could not hold back his anger. “Is this how you do your job?!”

Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest are also furious. If Jia Yan had taken his words seriously, there might be a few dozen investors. But it’s too late to do anything now. The opening ceremony is tomorrow, and there are only six participants! What are they going to do now?

Jia Yan felt wronged. He felt this is not his fault, and it is because Yan Tai County’s conditions are too unattractive to the investors.

Ring… ring… ring… Jia Yan’s phone rang again.

Jia Yan answered and suddenly looks better. He immediately rushed out of the hotel and got into a taxi.

The rest of the Agency staff were stunned and looked at each other, not knowing what to do.

News of the poor attendance had spread, and Xiang Daofa, Xie Huilan, and Cao Xupeng arrived at the hotel one hour later.

Xiang Daofa arrived at the hotel first and shouted. “Where is Jia Yan?”

Zhao Xinglong replied. “He received a call from an investor and left. We don’t know where he has gone.

Xiang Daofa can no longer control his anger. He already knows about the number of participants, and the investment group which Jia Yan promised had not appeared. His secretary just informed him that Park Yongxi is not going to attend this investment fair!

Everything had screwed up!

Xiang Daofa is disgraced by what happened.

“Secretary Xiang!” Cao Xupeng entered with a frustrated look.

After a while, Xie Huilan also arrived, and they immediately have an emergency meeting in the hotel’s private room. They need to discuss how they are going to salvage the situation.

In the room.

Xie Huilan immediately flares up after the door is closed. “What is Jia Yan doing? Does he even have any capabilities?! How can he screw up with this investment fair!? I had given him all the support he requested. I had given him sufficient manpower and funds! 5 million RMB! The County Government had to cut expenses to raise 5 million for this investment fair, which is the result?! Only six investors had turn up?! What is this?!” Xie Huilan and the County Government had not said a word after all the issues surfaced two days ago. They are waiting for this moment.

This is scolding Xiang Daofa indirectly.

Xiang Daofa had appointed Jia Yan, and questioning his ability is equivalent to doubting Xiang Daofa’s foresight!

Xiang Daofa is looking terrible and kept quiet as Jia Yan had indeed screwed up this investment fair.

The whole County is watching the Investment Promotion Agency. Not one had defied Jia Yan’s instructions and had followed his orders. Even the County Government had provided all the support to Jia Yan, and Mayor Xie had given him everything he wanted. But what happened in the end? The investment fair only has a handful of participants, and even the confirmed investment is gone!

Cao Xupeng sighed. Secretary Xiang’s reputation is seriously affected this time.

Is Xie Huilan responsible for this? Her responsibility is almost negligible. It was Secretary Xiang who had interfered with the County Government. The Agency had been doing well, but everything went downhill after Xiang Daofa replaces Dong Xuebing despite Xie Huilan’s objection. Not only he had not to get the credit for it, he even made a big mess!

Xiang Daofa is now the joke of the County.

Cao Xupeng felt they should get Xiao Dong back to save the situation. At least Yan Tai County will not be so embarrassed.

But Xiang Daofa is not considering the County. He is more concerned for himself. He was the one who wanted to replace Xiao Dong initially, and he will not allow him to come back! He would rather see this investment fair fail than give in to Xie Huilan. He thought for a while and calmed down. “Mayor Xie, don’t be anxious. I know Jia Yan well, and he has the capabilities. He had participated in several City investment fairs, and the current situation should be related to our County’s economic situation. I don’t think anyone can do a better job than Jia Yan.”

Xiang Daofa had to speak up for Jia Yan because he had boasted about his capabilities during the Committee Meeting.

Xiang Daofa is implying that he will not let Dong Xuebing come back!

Xie Huilan smiled and asked. “Then how do you think we should settle this?”

“Let tone down the scale.” Xiang Daofa replied. “We can turn the investment fair into a project presentation and don’t have a grand opening ceremony tomorrow.”

Xie Huilan looks at him. “Are we going to change the person in charge?”

Xiang Daofa shook his head. “Chief Jia had worked in the Investment Promotion Agency for five to six years, and I trust his abilities.” He had contacted an investor before the investment fair. One of the six investors is his friend, who promised to invest 40 million RMB. Even if Park Yongxi’s investment is gone, they will still have something, and they will not look so bad.

Xiang Daofa insisted on his ways and refused to let Xiao Dong come back. This is equivalent to not allowing Xie Huilan and Dong Xuebing to make a comeback. Do you claim Xiao Dong can turn things around? How are you going to substantiate this claim? It’s fine if Dong Xuebing failed after coming back. Still, if he manages to save the investment fair, Xiang Daofa will be more embarrassed!

Cao Xupeng frowned and shook his head in his heart. Xiang Daofa’s vision is nowhere near Xie Huilan.

But Xie Huilan tried to speak up for Dong Xuebing and stopped after a while. It seems that she had agreed to let Jia Yan continue to head the investment fair.

What is happening? Xiang Daofa suddenly has a bad feeling.

Cao Xupeng also felt something is wrong. Xie Huilan had plotted this for so long, and why did she stop fighting for Dong Xuebing now?

Xiang Daofa frowned and asked for Xie Huilan’s opinions.

Xie Huilan smiled. “I have my reservations, but since Secretary Xiang believes in Chief Jia’s capabilities, I shall go along with it. Oh, where is Chief Jia? How come I don’t see him around?”

“He had gone to meet an investor.” Xiang Daofa said, and his phone rang.

Everyone in the room heard it.

“Secretary Xiang, Chief Jia is… hospitalized!”

Xiang Daofa is stunned. “What did you say?”

“Chief Jia had drunk too much and is hospitalized.”

Cao Xupeng’s face changed. Is he faking sick to avoid being held responsible? How can you pretend to be sick at this time?! This is putting Secretary Xiang in a difficult spot!

Xie Huilan seemed to know this will happen and has been waiting for this call.

Chapter 474 – Reappointed at a critical and difficult moment!

Jia Yan is hospitalized!

When news of Jia Yan being hospitalized is confirmed, everyone involved in the investment fair is furious!

Sun Shuli, Luo Haiting, and all the Investment Promotion Agency’s staff are furious! Hospitalized?! Why are you in the hospital now? You had boasted and wanted to take credit for this investment fair when you come. But after screwing up everything, you decided to hide in the hospital to avoid being held responsible for it and let the rest clear your mess!? Can you be more responsible?!

No one had expected Jia Yan to use hospitalization as an excuse to escape responsibility!

But do you think you can hide from it?

Suppose Jia Yan continued with the investment fair with six to seven participants. In that case, he might look bad, but Secretary Xiang will continue to support him. The Community will then decide how much responsibility he should bear after the fair. But he had dumped everything and hide in the hospital now! Secretary Xiang had recommended him and boasted about his capabilities. Doing this will make Secretary Xiang a laughing stock of the County!

Hospitalized one day before the opening ceremony?!

Jia Yan had fooled everyone!

Everyone is cursing Jia Yan in the Xiang Yi Hotel’s lobby. Xiang Daofa, who is in a private room upstairs, is mad beyond words. He immediately took out his phone to call Jia Yan!

Ring… ring… ring… but no one answered.

Xiang Daofa called again. The phone is not off, but no one is answering.

Xie Huilan also tried calling Jia Yan and put down her phone angrily. “… nonsense!” She immediately questioned Xiang Daofa. “Secretary Xiang, I seriously doubt Chief Jia’s capability, and he has a serious integrity issue! How can he just dump everything for the rest to clear his mess? Does he think this investment fair is a joke?! The County Government had given him all the support he needed, and he had not only created a mess but he is also even hospitalized at this crucial time?! Does he think he can do whatever he wants?!”

Xiang Daofa is embarrassed. He had just voiced his support for Jia Yan in front of Xie Huilan and Cao Xupeng. He claimed he has confidence in his capabilities. But Jia Yan did this at the last minute. “Chief Yan also does not want to be hospitalized. He had excessive alcohol and is on a drip in the hospital now.”

Xie Huilan looks at Xiang Daofa. “Everyone from the Investment Promotion Agency is waiting and receiving the investors downstairs, and the County Government staff are also working hard for this investment fair. How can he go and drink now?! Is drinking more important than this investment fair?!”

Cao Xupeng is also furious with Jia Yan.

Even Cao Xupeng, who is from Xiang Daofa’s faction, doesn’t believe Jia Yan is not feigning sick to escape responsibility, let alone others.

Xiang Daofa is about to explode with anger. Jia Yan had gotten him into a difficult spot, and it is equivalent to slapping him in front of everyone!

…….

At the same time.

County People’s Hospital.

“Wake up! Chief Yan!”

“Errr…. Huh…”

“Wake up now!”

Dong Xuebing looks at the drunk Jia Yan and the drip on his arm angrily.

A few minutes ago, someone informed Dong Xuebing about Jia Yan’s hospitalization at the same hospital. He immediately went to look for him at his ward. He also thought Jia Yan is feigning drunk and felt he is a bastard. Jia Yan had rushed over to steal his credit, but when he saw the investment fair is about to fail, he dumped everything and hides in the hospital. Jia Yan does not want to bear any responsibilities and wants to run away from them!

You think it is so easy to snatch my credit?!

Go to hell!

Dong Xuebing stares at Jia Yan. “Jia Yan! Stop pretending and get up now!”

Jia Yan continued to lay on the bed and mumbled something. He seems to be drunk, but Dong Xuebing felt that even if he is drunk, he should have purposely made himself drunk.

“Chief Dong.” A County Party Committee staff entered. He was the one who sent Jia Yan to the hospital.

Dong Xuebing looks at the staff. “Can you tell me what happened?”

That staff replied. “I had gone to a restaurant in the western district for dinner and happened to see Chief Jia there. He has dinner with an investor in a private room, and the investment amount seems to be quite big. But after my dinner, I saw Chief Yan is already drunk and blacked out. That investor saw I know Chief Yan and asked me to send him to the hospital.”

Huh?

Dong Xuebing thought for a second. “Who is this investor? Do you know him?”

“I have never met him before.” The staff shook his head. “I remember he has a Beijing accent.”

Wait! This is too suspicious! Dong Xuebing’s heart skipped a beat and asked the staff to leave the ward before looking at Jia Yan again.

Beijing’s investor?

Did Huilian send this investor to set up Jia Yan and Xiang Daofa?

Dong Xuebing is not stupid and felt this is possible. Jia Yan can reach his current rank means he is not an idiot. He should know he will offend everyone if he dumps everything and feign sick. He will still be held responsible after he is discharged. Even Dong Xuebing knows the consequences of doing this, let alone Jia Yan.

Dong Xuebing immediately send Xie Huilan an SMS, asking her if she had sent that investor.

About one minute later, Xie Huilan replied. “You are quite smart. Haha…”

Damn! It’s Sister Xie who had set him up!

Dong Xuebing can imagine the situation at the hotel two hours ago. Only a few investors had arrived, and the 100 million RMB investment is also gone. Jia Yan was at his wit’s end when a Beijing investor approached him. The investor told him he might be investing more than 100 million RMB for a project and wants to meet him. This is his last opportunity to save himself, and the investor started drinking with him over dinner. Maybe the investor had said he would sign the contract if Jia Yan can finish two or three bottles of Baijiu. But Jia Yan got drunk and is hospitalized in the end.

Jia Yan might not even wake up tomorrow after drinking so much alcohol!

This is part of Xie Huilan’s plot!

Xie Huilan’s purpose is to let everyone think Jia Yan is trying to escape his responsibility by hospitalizing himself at the last minute!

Dong Xuebing is laughing in his heart. Xiang Daofa had accused and went after him for killing Li Hong previously, and Sister Xie is returning the favor at the perfect time! Even if Jia Yan wakes up tomorrow, it will be too late, and he has no way to explain himself!

Dong Xuebing looks at his watch. It’s 8.30 pm.

Dong Xuebing was about to return to his ward when Jia Yan’s phone rang. He thought for a while and took out the phone from his pocket.

The caller display indicates Secretary Xiang’s name.

Dong Xuebing answered. “Hello, Secretary Xiang?”

“Who are you?! Get Jia Yan to the phone!” Xiang Daofa shouted angrily.

“I am Dong Xuebing.” Dong Xuebing looks at Jia Yan. “Chief Jia is on the drip, and I am not sure if he is drunk. He is unable to answer the phone now.”

Xiang Daofa kept quiet.

Dong Xuebing asks sarcastically. “Secretary Xiang, do you want me to try waking him up? The investment fair’s opening ceremony is tomorrow, and how can Chief Jia continue to sleep in the ward now? What will happen to the investment fair? This is too irresponsible! I will wake him up… Hey, Chief Jia! Chief Jia! Wake up! Secretary Xiang wants to speak to you!” He paused for a while and said. “He refuses to wake up.”

“Don’t need to wake him up!” Xiang Daofa suppressed his anger. “Since Jia Yan is hospitalized, you will take over this investment fair. You should know about the current situation, and you must make the fair a success! There’s not enough time.”

Damn! You had kicked me aside initially, and you want me to clear the mess when things went wrong?!

Dong Xuebing replied nonchalantly. “But I am also hospitalized.”

Xiang Daofa almost choked on his words. Dong Xuebing is the only person in Yan Tai County who dares to talk back at him. “You are the Investment Promotion…”

“Ah… the battery is about to die.”

Du… du… du… the line was cut.

Dong Xuebing looks at the black screen and thought to himself. I did not hang up on you, and it’s the phone’s battery that had died.

After a while, Dong Xuebing’s phone rang. Xie Huilan had called.

“Alright. Get discharge and come to the hotel now. Everyone is waiting for your orders. Hahaha… you still dare to hang up on Secretary Xiang?! You are daring.”

Dong Xuebing didn’t feel he had done anything wrong as he walked out of Jia Yan’s ward. “Everything had been going smoothly, and he was the one who insisted on kicking me aside. He wants me back only after everything had messed up. He should not have done this in the first place!”

“Haha… Stop complaining. Secretary Xiang had embarrassed himself this time.”

“He had asked for it. Who can he blame?”

“Secretary Xiang can be embarrassed, but not our County. You have vented your anger and got back at them. I am ordering you to come back and take charge of the investment fair. I want everyone to know how capable my boyfriend is. Can you do it?”

Dong Xuebing smiled wearily. “Tomorrow is the opening ceremony. It’s too hard.”

“You must overcome all difficulties. Haha… But don’t give yourself too much pressure. I will make some calls later, and there will be at least a few investment groups from Beijing tomorrow. You just need to think of ways to get them to invest and leave the rest to me.” With Xie Huilan’s connections in Beijing, she can easily get groups of investors to make up the numbers at the opening ceremony.

There will be enough participants tomorrow?!

Dong Xuebing brightens up and doesn’t felt so stressed.

Xie Huilan laughed. “Oh, I heard Secretary Xiang had also gotten an investment and will be signing the contract during the investment fair. The invested amount is around 40 million.”

Forty million RMB is quite a lot!

Dong Xuebing is motivated immediately. That damn Xiang Daofa had tried to steal my credit, and it’s finally my turn to steal yours now!

Chapter 475 – Contact the investors!

9 pm.

Xiang Yi Hotel’s lobby.

The few County Leaders had left, leaving the Investment Promotion Agency’s staff there waiting anxiously. The opening ceremony is only around 10 hours away, but only six participants and Park Yongxi’s investment is canceled. Yan Tai County will be the laughing stock in front of the City Government if this carries on. The Agency has to bear responsibility!

What are they going to do?

No one knows what to do as even their person in charge had feigned illness to hide in the hospital!

When Dong Xuebing arrives at the hotel, Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest rushed to him. They had just received information that Chief Dong will take over this investment fair again.

“Chief.”

“Chief Dong.”

“Chief Jia is hospitalized, and we….”

“Only six participants have arrived, and Mr. Park….”

Dong Xuebing looked at them and waved his hand. “Don’t panic. I know about it, and this is nothing to worry about. Alright. You all should be tired after a long day. Go back and rest.”

Jiang Hailiang, Lin Pingping, and the rest were stunned. Go back and rest?! Jia Yan had dumped everything to them. How can they sleep? But they calmed down after seeing Chief Dong’s reaction. All of them felt Chief Dong is several times more capable than Jia Yan. Jia Yan only knows how to boast. When things did not go according to plan, he immediately feigns illness and hides in the hospital. Look at Chief Dong. His first reaction is, “this is nothing to worry about,” and he asked them to go home and rest. This is the difference between them.

Luo Haiting hesitated. “Chief, we…”

“Go home now.” Dong Xuebing stopped her. “Have a good rest. We will be busy tomorrow.”

Everyone doesn’t know how to react. Since Chief Dong asked them to go home, they will obey. Anyway, they are not the person in charge and will not be held responsible for this investment fair failure.

Dong Xuebing asked his subordinates to leave because they also can’t help with anything by staying here. After they left, Dong Xuebing called Park Yongxi. Park Yongxi is still awake, and they met in a café. Xie Huilan will bring in the investors, and he doesn’t need to worry about it. All he needs to do is to get more investments to slap Xiang Daofa and Jia Yan again. This will tell everyone that replacing him is a big mistake and help Xie Huilan get some credits. That’s why he must get more investments in this fair.

Park Yongxi is Dong Xuebing’s first target.

Park Yongxi should not be changing his mind at the last minute.

A café.

When Dong Xuebing arrived at the café, Park Yongxi is already there, waiting for him. They did not go into a private room, as there are no other customers at this time.

“Master Park.” Dong Xuebing smiles. “Sorry to ask you out so late.”

Park Yongxi laughed. “It’s fine. I heard you had become the person in charge of the investment fair again.”

“Yes, I got reappointed at the last minute. It’s so stressful.” Dong Xuebing sat down and ordered a coffee. “Master Park, I thought we had finalized this investment? We are unable to offer the five years tax exemption you wanted. Even Mayor Xie cannot allow this, as this is against the regulations.”

Park Yongxi laughed. “I know.”

Dong Xuebing is stunned. “You know?!” If you know about this, why did you demand it? What are you trying to do?

Park Yongxi did not continue immediately. He took a sip of coffee and continued. “We did agree on the terms of the contract, but that is between you and me. I have no obligations towards others.”

Dong Xuebing paused for a second. “Then, the project….”

“Since you are reappointed to be the person in charge of the investment fair, then it will not be a problem. The five years exemption is only a casual remark. Haha… We will go along with what was discussed before. I have check out the investment site, and we don’t need to discuss the details again. Just tell me when you want to sign the contract, and we will sign it.”

Dong Xuebing understood why Park Yongxi had done this. He shows his support for him and the five-year tax exemption to make things difficult for Jia Yan. This is to force the County to reappoint Dong Xuebing to be the person in charge again. He is touched. Although Park Yongxi and he had gotten along well and had sparred before, their relationship is not that close for him to help Dong Xuebing. Also, Dong Xuebing had challenged and embarrassed Seoul’s Taekwondo Schools. Park Yongxi has no obligations to help him. This means he treats Dong Xuebing as his friend!

Damn!

Old Park is a good friend!

Dong Xuebing suddenly banged the table, shocking the waitress and Park Yongxi. “Master Park, I will not say much. Just give me a call if you need any help in the future!”

Park Yongxi laughed. “You frightened me. Haha… Alright. Just take care of my investment for me as I will be returning to Korea next month.”

“No problem. No one will dare to disturb your investment with me around!”

Dong Xuebing did not expect his greatest headache is solved just like this. He is in a great mood and continued to discuss with Park Yongxi about his investment. He almost jumped up in joy when Park Yongxi confirmed he would be investing 100 million. But this will give others the impression that he was the one who asked Park Yongxi to cancel his investment to create problems for the investment fair. Park Yongxi expressed he understands, told Dong Xuebing that he would attend the investment fair, and showed his change of attitude over the next few days.

Good!

Dong Xuebing felt Park Yongxi is a righteous person and is worthy of being treated as a friend.

Dong Xuebing felt the weight on his shoulders is gone. With Park Yongxi’s 100 million RMB, and Xiang Daofa’s 40 million RMB, this investment fair is considered a success. Everyone can accept this outcome as this will be higher than expected.

But this is not the end.

Dong Xuebing is still not satisfied. Since he is going to make Xiang Daofa look bad, he should not hold back. Xiang Daofa had picked on him several times, and he will not accept it. One hundred forty million RMB investment is not enough to make Xiang Daofa and Jia Yan the joke of the County. He needs to prove himself to everyone and tell everyone Xie Huilan had picked the right person for this job.

That’s right. I will look for him!

Dong Xuebing suddenly remembers a person. He thought for a while in his car and took out his phone.

Ring… ring… ring…

The other party answered. “Hello, who’s that?”

“Teacher Mu, are you resting?”

“Huh? You are that young man?! Hahaha… I am not resting. You have finally called me. I have been waiting for your call.” The other party is Mu Zhengzhong, a private museum owner. Dong Xuebing gave him Japan’s National Treasure after returning, but he did not leave his name and contact details.

Dong Xuebing paused for a second. “You are waiting for my call?”

“Is it convenient to talk now?”

“Yes. Go ahead.”

“Haha… You had handed the <Broken Ink Landscape scroll> to me, and I must let you know that it is returned to Japan. Of course, it is not returned for free. It is exchanged for one National Treasure tier relic, three first-tier relics, and five second-tier relics. The National Treasure tier relic, two first-tier relics have been donated to the Palace Museum, and the remaining will be on display in my Museum these few days.”

Dong Xuebing nodded. That <Broken Ink Landscape scroll> is useless, and they might as well exchange it for China’s cultural relics. This was his plan. “… this is worth celebrating.”

Mu Zhengzhong laughed. “Japan’s National Treasure is too outstanding, and we did not talk about the details. Since we have exchanged it for our relics, I am thinking of giving you….”

“It’s not good to talk about money. I had already said I am donating to your Museum.”

“Not to mention the National Treasure relic and the first-tier relics, those five second-tier relics are worth a lot, despite not allowed to be auctioned. I am thinking of estimating those relics’ value and….”

Dong Xuebing interrupted. “Teacher Mu, I had already said that is a gift for you. Stop talking to me about those relics’ values. We are all fellow Chinese. Is there a need to talk about all these?”

“Then I will owe you a big favor.” These relics will prove their worth when they are displayed in Mu Zhengzhong’s Museum.

“How about this?” Dong Xuebing thought for a while. “Come and invest in our County.”

Mu Zhengzhong is stunned. “Huh? Your County? Invest?”

“Err… It’s a bit late for self-introduction. My name is Dong Xuebing, and I am Yan Tai County’s Investment Promotion Agency Chief. We had organized an investment fair but met with some problems. I know you are only dealing in antiques, but investment and collecting antiques are quite similar. If you think you had owed me a favor, then come and invest with us. I guarantee you will make money.”

Investment Promotion Agency?

This young man is the Chief?!

Mu Zhongzheng is speechless. Someone who can steal the National Treasure from Japan’s most secured Museum is a… government staff and is a County Investment Promotion Agency’s Chief?!

Which civil servant will do such things?!

Chapter 476 – You still dare to appear?!

Next morning.

It is the opening ceremony for the investment fair. All the staff has arrived in Xiang Yi Hotel to make preparations.

Dong Xuebing had not returned yesterday and slept at the hotel. After he woke up, he immediately went downstairs and saw Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest waiting for him. “Director Luo, bring a few of our people and hotel staff to set up the venue. Make sure the microphone, speakers, etc., are working. Old Sun, is the order of the guest speakers confirmed?”

“Jia Yan was the one who planned it.”

“Who is the investors’ representative?”

“It was Master Park, but now….”

“Change it. I have someone else in mind.”

Dong Xuebing turned and shouted to Lin Pingping, who was talking to someone at the front desk. “Xiao Lin, show me the promotional materials.”

Lin Pingping quickly walks over with a set of brochures.

Dong Xuebing looked at it and nodded. “This is fine. Go and prepare a few more dozen sets.”

“We need more sets?! Oh… ok. I will go now.” Lin Pingping did not ask and went off to carry out Dong Xuebing’s orders.

“Xiao Jiang.” Dong Xuebing looks at Jiang Hailiang, who is standing away from him. “Get someone to station outside, and inform me immediately when an investor arrives!”

“Yes!”

A few investors arrived this morning, and there are 10 participants in total. This situation is still the same, but everyone did not show their worries on their face in front of Chief Dong. They don’t doubt Chief Dong’s abilities, but he took over Jia Yan’s mess too late. He only has a few hours to turn the situation around. What can he do?

After all while, Deputy Mayor Zhao Xinglong and other Leaders have arrived.

“Mayor Zhao.” Dong Xuebing quickly walks over to greet him.

Zhao Xinglong looks around. “Mayor Xie will be arriving soon. How is the situation now? If there’s not enough time, we can postpone the opening ceremony to the afternoon.”

Dong Xuebing smiles. “No need. We have enough time.”

“Good.” Zhao Xinglong nodded. “I believe you will make it a success.”

“Haha… You are giving me more pressure.”

The investment fair is the focus of the County, especially after Secretary Xiang’s embarrassment from it. Xie Huilan and Dong Xuebing are the winners of this clash with Xiang Daofa. Everyone knows that Dong Xuebing is not to be blamed if this investment fair failed because he was reappointed at the last minute. He can just push the blame to Jia Yan and. But if he can make the fair a success, it will make Secretary Xiang look even worse. Chief Dong and Mayor Xie will get the most credit for it.

This investment fair will change Yan Tai County’s political scene, and all the County staff is watching it closely.

Suddenly, a Business Section 2 staff runs into the lobby. “Chief Dong, Master Park is here!”

Sun Shuli, Jiang Hailiang, and the rest brighten up. Park Yongxi had said he would not be attending this fair before.

Zhao Xinglong is also excited and went out with Dong Xuebing to receive him.

Park Yongxi alighted from his car and smiles at them. “Mayor Zhao, Chief Dong. Sorry for being late. Did I miss the opening ceremony?”

“No. Please come in.”

After they enter the hotel, Zhao Xinglong asked Park Yongxi about his investment and noticed he did not mention the five-year tax exemption again. He only says he will reconsider his investment during the investment fair. Jia Yan could not even meet Park Yongxi yesterday. After Dong Xuebing replaced him, Park Yongxi has a change of attitude. Many people can tell Park Yongxi treats Dong Xuebing differently.

Many Investment Promotion Agency staff are relieved. If they can get Park Yongxi’s investment, then this investment fair can be considered a success.

This is an encouragement to them.

“Master Park, let me walk you to the venue.”

“I can go by myself. Just carry on with your work.”

“Then… Xiao Zhang, accompany Master Park.” Dong Xuebing asked Zhang Fan from Business Section 1 to accompany him.

“Mr. Park, this way, please.” Zhang Fan said.

Zhao Xinglong smiles as he watches Park Yongxi took the elevator upstairs and patted Dong Xuebing’s back. He was about to say something, and another Agency staff rushed in. “Mayor Zhao, Chief, there is a convoy arriving. But we don’t know if… They had not made any appointments.” When the Agency contacted the investors, they had recorded the ones who agreed to attend. But the cars outside have Beijing’s registration plates, and they don’t remember any Leaders inviting Beijing businessmen. No. It should be no Beijing businessmen had agreed to attend.

Everyone stepped out from the lobby and saw the convoy. Most of them are Mercedes, and there are a few A8 and Lexus.

Luo Haiting and Lin Pingping exchanged looks. They felt this group of people should not be here to attend the investment fair. They might only be passing by the hotel.

A middle-aged man alighted from a black Mercedes Benz and looked at the people at the hotel entrance before walking over to Dong Xuebing with a smile. He extended his hand. “Are you Chief Dong?”

Dong Xuebing shook his hand. “You are?”

“I am Old Yu. We had spoken over the phone last night!”

“Oh… Mr. Yu!” Dong Xuebing knew these people should be the investment group Xie Huilan contacted. “Nice to meet you.”

Dong Xuebing does not know how close Mr. Yu is to Xie Huilan, but the latter treated him like an old friend. “Come… let me introduce you. This is Mr. Luo. He is the biggest shareholder of a Beijing automobile accessory factory. That is Mr. Qi. He is dealing with financial investment. Oh, this is Mr. Liu, my classmate. He is doing agriculture business now…” There are around three to four men in each car, and all of them know each other. After all of them alighted, there are more than 30 men.

Dong Xuebing smiles and quickly introduces Zhao Xinglong and other county leaders before walking them into the hotel.

The Investment Promotion Agency staff are stunned. These are all the investors Chief Dong invited? How did he invite so many people in one night?

But before they can ask Chief Dong, two convoys arrived outside. All of them have Shandong registration plates.

Dong Xuebing had heard about the Xie Family’s fourth child, Xie Huilan’s aunt, Xie Guoyue. She is stationed in Shandong Province, and her husband, Hou Xingan, is Shandong Province’s Deputy Mayor. He knows Sister Xie’s connections had invited these people.

The hotel suddenly becomes busy.

Within half an hour, more than 80 investors had arrived. With the 10 participants who had arrived yesterday and earlier this morning, there are almost 100 participants!

Luo Haiting did not expect so many people to appear, and they could not handle the sudden crowd. She immediately calls the Agency to get four more staff over to help out. The rest of the County Government Leaders also called their departments to send additional manpower over.

No one had expected this quiet investment fair to become bustling with life suddenly!

Chief Dong had only use one night to invite so many investors?!

……

At the same time.

A ward in the County’s People Hospital.

Jia Yan woke up with a splitting headache. He looked around and noticed he is in the hospital. He sat up on his bed and rubbed his temples, trying to recall what happened. Suddenly, his face changed, and looks at his watch. It’s already 8.30 am!

The investment fair!

Damn!

Jia Yan quickly took out his phone and realized his phone is dead. He immediately got dressed and rushed out to get a taxi. He had drunk too much last night and still feels giddy on his way to the hotel. But he must endure it as the investment fair is more important. The opening ceremony is starting soon, and how can the person in charge of the fair not be present?”

“Errr… do you have a mobile phone?”

“What do you want?”

“Can I make a phone call?”

“… No.”

Jia Yan did not ask again and looked at his watch anxiously. He is worried about the investment fair.

When the taxi stops at the hotel entrance, Jia Yan saw an unbelievable scene. All the Investment Promotion Agency staff are busily working. Some are chatting with middle-aged men, and some are giving out promotional materials and brochures. Lin Pingping, Jiang Hailiang, and some staff look like they are promoting some investments to them. Jia Yan knows they should be investors from their dressing. What is going on? How come so many investors turn up?

Hahaha!

Jia Yan is ecstatic. With so many investors, this investment fair will be a success. If he can get these investors to invest, he should easily raise 100 million RMB worth of investments.

Jia Yan quickly walked nearer to the hotel entrance and started ordering. “Xiao Lin, have you given out all the materials?”

Lin Pingping and Jiang Hailiang noticed Jia Yan, and both nearly exploded from their anger!

F**k!

You still dare to appear?!

Chapter 477 – Opening Ceremony!

Xiang Yi Hotel.

Level 1, hotel’s lobby.

Jia Yan attracted the stares of all staff. No one had expected him to be so shameless. You took over Chief Dong’s position to steal his credit and created a mess with the investment fair. When you see the fair is about to fail, you feigned sick and hid in the hospital to escape responsibility. Now, after Chief Dong had invited over 100 investors for this fair and made it a success, you are discharged and come back to steal the credit again!? What are you thinking?!

Jia Yan is puzzled. Why are you all looking at me like this?

Jia Yan briefly explained. “I had drunk too much with an investor yesterday. What’s the situation now? Chief Lin, tell me.”

“……..” Lin Pingping kept quiet and ignored him.

“I am asking you a question!” Jia Yan got mad. “What is wrong with you?!”

Everyone from the Investment Promotion Agency is looking down on Jia Yan’s action. He is too shameless and will do everything for the credit. He is useless and cannot get anything done. When he is about to be held responsible, he dumped everything and hides in the hospital. Now, there’s a credit to be claimed, and he appeared again.

Luo Haiting, who was standing not far away, said sarcastically. “Chief Jia, you know when to appear.”

Jia Yan is furious. Why is everyone giving him such an attitude? Are they going against him openly?

Suddenly, Mayor Xie’s car arrived, and the hotel staff opened the rear passenger door. Xie Huilan and Hu Silian alighted and walked into the lobby.

“Chief Jia?” Xie Huilan noticed Jia Yan and narrowed his eyes. “Shouldn’t you suppose be in the hospital?”

Jia Yan quickly explained. “No, yesterday…”

Xie Huilan interrupts him. “Come back after you have recovered. The investment fair has been handed over to Xiao Dong. Take care of your health.”

Jia Yan is stunned. What? The investment fair is handed over to Dong Xuebing?

Ding! The elevator door opened, and Dong Xuebing walks out to see Jia Yan’s shocked expression. He laughed in his heart because he knows Xie Huilan had set up Jia Yan. There’s no way he can explain himself and have offended both sides. Dong Xuebing walks over. “Mayor Xie, the venue has been set up, and there are around 100 investors. The opening ceremony will start at 9 am. Is this fine with you?”

“I will just follow your arrangements.” Xie Huilan smiles.

Dong Xuebing replied. “Alright. We will stick to the original plan.”

“Ok.” Xie Huilan looked at the investors around the lobby and nodded. “Good job.”

Everyone knows Dong Xuebing and Xie Huilan are dating, and it’s funny to see them speaking like this. But they understand that they are at work and it’s not right to address each other by name.

“Oh, Chief Jia. You are here?!” Dong Xuebing looks at Jia Yan with a smile. “How are you feeling?”

Jia Yan suppressed his anger. “I am fine, but….”

“You are fine?!” Dong Xuebing did not give him any face. “Good. We still need people to help out at the venue. Old Sun has too many things to handle. Go upstairs to assist him.”

Jia Yan could not stand this sudden change. He is still wondering why the investment fair’s person in charge had changed to Dong Xuebing.

……

9 am.

The hotel’s ballroom.

Everyone who is supposed to be here had arrived. The 100 investors are seated in seven rows in front of the stage, and they are chatting and joking among themselves. Dong Xuebing checked everything is in order and returned to the first row. He whispered something to Xie Huilan, Zhao Xinglong, and other County Government Leaders, and Xie Huilan nodded. Dong Xuebing stood up and signaled to Lin Pingping. She quickly walks up the stage.

Lin Pingping is good-looking and is good at speaking. That’s why she was picked as the emcee for this opening ceremony.

“Good morning, Leaders, guests, ladies and gentlemen.” Lin Pingping smiles and continued. “Welcome to our beautiful Yan Tai County. First of all, we would like to thank you all for taking the time to attend our investment fair…” She has a lovely voice, and her opening speech lasted around three minutes.

After that, it’s the County’s Leaders to speak.

Xie Huilan smiles and walks up the stage. She adjusted the microphone and started introducing Yan Tai County’s economic situation.

“Chief, Chief Dong.” Sun Shuli called Dong Xuebing softly.

Dong Xuebing turned. “Huh? What’s wrong?”

Sun Shuli quickly asks. “After Mayor Xie finishes her speech, it will be the investors’ representative turn. Where is the representative you said?”

“I had called him, and he will be arriving soon.” Dong Xuebing looks at his phone. “Tell Chief Lin to switch the schedule and let other speakers go first. We will wait for him.”

Sun Shuli replied. “What if he cannot make it in time? Should we change…”

Dong Xuebing smiles. “Don’t worry. This representative is very important to us. Let’s wait for him. Other representatives are not as influential as him. Haha…”

Sun Shuli and Luo Haiting are puzzled. Influential? Only Park Yongxi can be considered influential among the investors here. Not only is he Korea’s Tae Kwon Do Grandmaster, but he is also wealthy and is a foreign investor. He is the best person to be the representative. He can give other investors confidence in investing in Yan Tai County. Does this mean Chief Dong had invited someone more outstanding than him?

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s rang.

Dong Xuebing looks at the number. “He’s here. Old Sun, help me take care of the situation here. I will go downstairs to receive him.”

One minute…

Five minutes…

Ten minutes…

The ballroom’s door opened, and Dong Xuebing entered with a middle-aged man.

The Investment Promotion Agency staff and the investors recognized that man immediately. Some of the Beijing investment groups are friends with him.

“Teacher Mu?”

“Old Mu, why are you here?”

Mu Zhengzhong smiled and greeted his friends before walking to the front with Dong Xuebing.

Mu Zhengzhong is very famous. Other than appearing on TV shows, his museum had exhibited the <Broken Ink Landscape scroll> recently. Some people already know that Japan had exchanged a few of China’s cultural relics for their National Treasure. Many people are discussing how he had gotten Japan’s National Treasure.

Moreover, none of the investors in the ballroom can be compared to Mu Zhengzhong’s wealth.

How much money does someone who deals with antiques have? Any of the relics in Mu Zhengzhong’s museum are worth millions. If he puts a few antiques up for auction, he will get an astronomical amount from them. One of his porcelain vases was sold for over 100 million RMB overseas. Some of his books, paintings, jade accessories are worth over one hundred million RMB each.

These assets are only what Mu Zhengzhong disclosed.

No one believes that Mu Zhengzhong had spent his entire fortune to buy antiques to display in his museum. Some of the investors in the ballroom have assets of a few hundred million RMB. They can afford antiques worth over one hundred million, but they will not dare to do it. Many people estimate Mu Zhengzhong to have assets over one billion or even a few billions.

A few billion?!

The twenty people investment group from Shandong Province’s total assets might not even reach a few billion RMB. That’s why no one dares to claim they are wealthier than Mu Zhengzhong.

But… Mu Zhengzhong has only been collecting antiques. Why is he coming here to invest? This is different! Everyone is puzzled.

Lin Pingping, who is speaking on the stage, saw Dong Xuebing’s signal and announced. “Let’s welcome our investors’ representative to say a few words.”

The audience applauded.

Dong Xuebing smiles. “Teacher Mu, it’s your turn.”

“I am not good at speaking. You are putting me in a difficult position.” Mu Zhengzhong replied, but he had promised Dong Xuebing over the phone. He walks up the stage and picks up the microphone. “It’s an honor to attend Yan Tai County’s investment fair. First, I must apologize for being late. I had slowed down to enjoy the scenery on my way here. Haha… I had been here a few years ago, and the changes in Yan Tai County had surprised me…” Mu Zhengzhong started praising Yan Tai County.

Xie Huilan nodded.

Zhao Xinglong also took a glance at Dong Xuebing. They should not replace Xiao Dong as the person in charge of this fair. This is different from the situation yesterday.

The opening ceremony ended.

After all the investors left the ballroom, Xie Huilan and Zhao Xinglong called Dong Xuebing over and walked over to greet Mu Zhengzhong.

“I didn’t expect we can invite Mr. Mu here.” Xie Huilan shook his hand with a smile.

Zhao Xinglong, Sun Shuli, and the rest are also curious why someone like Mu Zhengzhong had come to their County.

Mu Zhengzhong laughed. “Your County’s Chief Dong and I are old friends, and how can I reject my friend’s invitation? Haha… Furthermore, the investment environment in your County is quite good. I had come at the right time.”

Everyone finally understood. Mu Zhengzhong and Chief Dong are friends.

Chief Dong had invited a VIP again!

Jia Yan, who was not far away, felt Dong Xuebing had tricked him. If Dong Xuebing had shown his capabilities earlier, he would not drink with that investor yesterday! He should be the one under the spotlight now! He still does not realize there are no free lunches in this world!

Chapter 478 – Someone is creating trouble?!

Next morning.

The County Party Committee family quarters. Xiang Daofa’s home.

Xiang Daofa had received calls about the investment fair’s success since yesterday. After hanging up his call with County Party Committee Office Director Liao Yanshan, he sat down at the dining table in a bad mood. He does not have the appetite to take his breakfast. He wants the fair to be successful, but he is troubled. He can get credit if it is successful. Still, his reputation will be further affected because he had interfered with the County Government.

“Dad, what’s wrong?” Xiang Renjie asked.

Xiang Daofa looks at him. “It’s none of your business.”

“Is it that Dong…”

“Enough! Pack your luggage and return to Beijing!”

Xiang Renjie had heard about what happened with the investment fair, and his father is angry over it. He is still furious with Dong Xuebing over his dog. He decides to take revenge against Dong Xuebing and Xie Huilan before returning to Beijing. You two had made my family suffer?! I will not allow that!

……

Many people had seen what happened at the investment fair’s opening ceremony and knows Secretary Xiang had lost to Mayor Xie by a lot.

But many people felt there’s no way for Xiang Daofa to avoid this defeat.

The County’s Party Committee, County Government, and the Investment Promotion Agency had given Jia Yan full support, but he screwed it up. Chief Dong only used a few hours to turn things around and got around 100 investors to attend the fair. He also managed to persuade Park Yongxi to continue their negotiation about his investment. He even invited a tycoon like Mu Zhengzhong over. Everyone failed, but things turned around after Chief Xiao Dong took over.

This is his capabilities!

Many Yan Tai County staff will question Chief Xiao Dong’s political wisdom. But no one will doubt his capabilities. He showed everyone his capabilities when he was with the Public Security Bureau and the Investment Promotion Agency. No one is more capable than him at work!

The Investment Promotion Agency without Dong Xuebing had returned to square one overnight, explaining many things.

Secretary Xiang had shot himself in his foot this time.

…….

One hour later.

The entrance of the Investment Promotion Agency.

Dong Xuebing looked at the two big buses by the roadside and said to Sun Shuli, Luo Haiting, and the rest. “Stay alert, and don’t let your guards down. Mayor Xie and the County Government are pleased with the number of investors, but I want you all to know that this is not over. Our mission is to get investors to invest in our projects! That’s all I have to say. Alright, let’s go to the hotel to pick them. Mayor Xie and Mayor Zhao will be accompanying the investors and us around the investment sites this morning!”

Everyone is motivated and got onto the bus to go to Xiang Yi Hotel.

Today is the first day of the investment fair, and they will be visiting many important projects this morning. There will also be cameramen following them to film for the local TV station’s news.

At 9 am, the buses and a few County Government vehicles drove out of the hotel.

Dong Xuebing, Xie Huilan and Hu Silian are in a Passat.

Xie Huilan smiles. “Is Master Park’s investment confirmed? What about Mr. Mu’s?”

“Master Park should not be a problem.” Dong Xuebing replied. “We still have not finalized Teacher Mu’s investment, but I will speak to him these few days.”

Xie Huilan nodded. “Other than these, you must take note of the investors’ safety too. Nothing must go wrong during this period.”

“I understand.” Dong Xuebing saw the driver, Old Yan, and Hu Silian is looking in front, and he secretly held Xie Huilan’s hand.

Xie Huilan smiled and did not pull back her hand.

Dong Xuebing knows what Xie Huilan means. This period is crucial, and nothing must go wrong. Xiang Daofa will not accept defeat easily, and who knows if he might create some problems for the investment fair. Although Dong Xuebing felt Xiang Daofa might not do that, he must take precautions against him. What if he decided to mess up the fair to prevent Xie Huilan and Dong Xuebing from getting the credit?!

That will cross the line if Xiang Daofa does that.

When Dong Xuebing is thinking about all these, Old Yan suddenly applied emergency brakes. The car jerked and stopped.

What happened?”

Dong Xuebing looks up and saw a Corona had cut in front of their car.

As they are the first car, both buses behind had to brake hard to prevent colliding into them.

Old Yan’s face changed, and he almost swore. But Mayor Xie is seated behind him, and the investors and TV station’s staff are in the buses behind. He knows he cannot step out to scold the driver in front and can only press on the horn.

The Corolla in front ignored and continued to drive slowly in front of the Passat.

This is a narrow road, and with the Corolla hogging the road, everyone had to move at a snail’s pace. It was until a truck overtook them, the Passat can change lanes and follow behind. Both buses also quickly follow them.

Why does this car look so familiar?

Dong Xuebing remembered he had seen this car outside of the County Party Committee quarters.

He suddenly remembered that this car belongs to Xiang Renjie’s classmates, and they had sent Xiang Renjie and his dog back to the quarters before! Dong Xuebing turns and looks at the car. Both the driver and the front passenger are in their early twenties, and one of them is using the phone and laughing.

Damn! They are trying to disrupt the investment fair!

Dong Xuebing immediately says. “That is Secretary Xiang’s son’s friend’s car.”

Xie Huilan looks forward calmly. “Maybe that was coincident.”

Dong Xuebing does not believe it was a coincidence. Yan Tai County might not be big, but why did they appear on the fair and even cut into their lane on the first day?

Hu Silian is also looking terrible. How can they drive this way? What are they trying to do? Did they do this purposely?

Dong Xuebing suppressed his anger and looked at the bus. Luo Haiting, Sun Shuli, and some investors got a fright. Lin Pingping, who was explaining the investment projects to the investors, was standing and had fallen due to the sudden braking. She is holding her arm and seems injured.

…….

Inside the Toyota Corolla.

A young man is laughing into the phone. “Renjie, we had cut in front of them, and someone even fell. Hahaha…”

“Good.” Xiang Renjie, who is on the other line, is pleased. “Do that again later.”

“Oh, the Mayor is in one of the cars. Is this alright?”

“Don’t worry. My father is the Party Secretary and is the No. 1 in the County. Furthermore, you all had not committed any crimes. At most, it is some traffic offenses. If anyone dares to find trouble with you all, I will ask my father to take care of them.” Xiang Renjie is purposely trying to create trouble for Xie Huilan and Dong Xuebing. “Just go ahead and scare them. It would be best if you all can scare the investors away. Haha… I will treat you all to dinner at Shangri-La when this is over.”

“Alright. I have always wanted to go there!”

……

9.40 am.

The convoy had arrived at the first investment site. It is a real estate project.

Xie Huilan patted Dong Xuebing’s hand when he saw his angry expression. “Tell me briefly about this project.”

Dong Xuebing suppressed his anger. “This project was started by the Agency last year and is projected to be completed next year. The total investment is around 80 million….”

Dong Xuebing was interrupted, and Old Yan cursed!

Screeched! The Passat had to brake hard again! Old Yan had to brake and stop the car along the road outside of the construction site!

Hu Silian, seated in the front passenger seat, had a seatbelt on, and she is not hurt. But Dong Xuebing and Xie Huilan are seated in the rear, and she knocks her head against the front seat’s headrest. She almost knocked her chin onto it. Dong Xuebing also felt an impact against his chest!

Dong Xuebing looks up and saw that Corolla was cutting into their lane diagonally!

It’s the same car again! They had cut in more dangerously this time, and the buses behind all had to brake hard!

Lin Pingping, who is on the first bus, and Jiang Hailiang, who is on the second bus, fell. Luo Haiting almost knocked into a metal pole in the bus. Many investors had almost knocked their heads against the seats in front. Some started scolding.

“How can they drive like this??!”

“What is wrong with that Corolla?! They had cut in front of us twice! Are they doing this on purpose?!”

“Is the security so poor here? They even dare to cut in front of the Mayor?!”

A few investors frowned. This speaks a lot about the County. The Mayor does not command respect from the people, and that Corolla even cut into the front of her twice on purpose. How can the investment environment in this County be good? The security is too poor! Some investors started to have second thoughts about investing here.

The Corolla stopped in the middle of the road. Both the driver and passenger turned laughed at the convoy behind them before driving off.

Xie Huilan’s face changed!

Dong Xuebing is furious and immediately calls the Public Security Bureau’s Deputy Chief Qin Yong. He is in charge of the Traffic Department.

These bastards! You all are seeking death!

Chapter 479 – Dong Xuebing’s Kick!

Outside of the construction site.

This is the first investment site, and everyone alighted from the buses and cars.

Dong Xuebing quickly said to Xie Huilan. “Let me handle this.”

Xie Huilan nodded and walked towards the investors, Zhao Xinglong, and other Investment Promotion Agency’s staff, with Hu Silian. They are about to start introducing this investment, and the staff is not affected by that Corolla. This investment is important to the Agency, and the staff must not let the investors lose confidence in them.

“Chief!”

“What is that Corolla doing? The investors are shaken!”

“That car had purposely cut into our lanes. What is he trying to do?”

Guo Panwei, Luo Haiting, and the rest walk over angrily. Jiang Hailiang had fallen and scraped his arm in the bus earlier.

Dong Xuebing coldly replied. “That car belongs to Xiang Renjie’s friend.”

“Secretary Xiang’s son?”

“He is… trying to disrupt the investment fair?”

Everyone is speechless. How can Secretary Xiang stoop so low? After getting defeated by Mayor Xie and Dong Xuebing, he sent his son to cause troubles with the investment fair?! Does he no longer care about the bigger picture for the County? He is the County’s Party Committee Secretary and not a hooligan. But this might also be Xiang Renjie’s decision as everyone knows him with no regard for the law.

“Chief, what are we going to do now?”

“I had called the Traffic police. Go and accompany the investors. That is more important.”

The two students in the Corolla saw the group of investors is not affected, and they stopped their car to call Xiang Renjie.

“Renjie, we cut into their lane again, but they don’t have any reactions.”

“Haha… then do it one last time. After that, drive straight to Beijing. I will return to Beijing this afternoon.” Xiang Renjie knows the consequences for this action will be severe and does not want to meet them in Yan Tai County. He wants to avoid being seen associated with that Corolla. His friends had come to Yan Tai County for the first time, and no one knows them. If they are not caught red-handed, no one can do anything to them.

Xiang Renjie’s classmates got excited. With the County’s Party Secretary backing them, they don’t need to worry about anything. They can continue to scare the Mayor and that group of government officials and boast to others in the future.

“Alright. Renjie, we know what to do.”

“Ok. I will let you two handle this.”

The students discussed among themselves and turn around. They know the traffic police will be here, and even with Secretary Xiang’s backing, they will still be delayed. They might as well try to finish this task now and return to Beijing.

Dong Xuebing and the others noticed the Corolla had returned when they are inspecting the site!

The Corolla is speeding towards them. This place is a construction site, and the roads are not completed yet. The dust is flying because of the speeding car, and if they pass the investors and government leaders, they will be covered in dust!

The Investment Promotion Agency staff are furious!

They are too arrogant! They had cut into their lanes twice and are trying to cover them in dust now?!

Mayor Xie, Deputy Mayor Zhao, and the investors are here. If this incident affected the investors’ mood, how are they going to get them to invest? Someone had instigated that Corolla to cause trouble for the Investment Promotion Agency, disgrace Mayor Xie and Mayor Zhao, and leave a bad impression for those investors.

This is too evil. How can they use these hooligans’ tactics?!

Twenty meters!

Fifteen meters!

The car is getting closer!

Xie Huilan and Zhao Xinglong were standing at the front, and Zhao Xinglong’s face changed when he saw that car. But he continued to stand there with Mayor Xie. They have time to run aside, but that will look bad on them and the County Government.

Hu Silian shouted. “Stop!”

“What are you doing?!” Sun Shuli stared and shouted at the Corolla.

But the two students ignored. They laughed to themselves. We are just driving along the road and did not crash into you all. This is not against the law, and Xiang Renjie had promised to protect them if anything happens.

Ten meters!

Five meters!

If the Corolla continues forward, Mayor Xie and the investors will be covered in dust!

At the final minute, Dong Xuebing rushes out. He can no longer hold back.

Everyone knows Chief Dong has a foul temper and rash. But what can he do by rushing towards a speeding car? What Dong Xuebing did next shocked everyone. He ran a few steps forward, raised his leg, and kicked against that Corolla!

Damn!

“Chief Dong!”

“Xiao Dong!”

Everyone thought Dong Xuebing had got mad. They know Chief Dong is good at combat, but this is a speeding car! How can you try to kick it? Do you want to die? Everyone is shocked. This Chief Dong is too reckless!

The two students in the car were also shocked. They did not expect anyone to rush out and kick their car!

Dong Xuebing is not stupid. He knows he will be knockdown even if his leg is made of iron. There is no way he can stop that car with his kick. That’s why when his right foot is about to touch the car’s bonnet, he mumbled under his breath. STOP!

……

Time stopped!

Dong Xuebing looked at the Corolla and reached into it through the window. He pulled the handbrakes and turned the steering wheel twice. After that, he returned to his previous spot and straightened his back…… STOP!

……

Time resumed!

Screech!!! The Corolla’s rear tires are locked!

At the same time, the car skidded to one side with its tires locked! The car lost traction and started spinning!

180 degrees!

360 degrees!

The tires made long skid marks on the dirt road and spun out of control!

Bam! The car crashed into the outside walls of the construction site at high speed!

The bonnet is crashed! The windscreen shattered, and the airbags are deployed! The Corolla is destroyed!

Everyone felt a chill!

Dong Xuebing covered his nose and mouth with his sleeves to block the dust and slowly walk over to the Corolla. The two students are looking at the wreckage in a daze. Dong Xuebing narrowed his eyes. “How can you drive like this?! Ah?! You all still dare to try handbrake turn?! You are daring! Didn’t your driving instructor at the driving school tells you that it is dangerous?!”

The two students are still in a daze. They did not pull their handbrakes!

The people nearby heard what Dong Xuebing said. Didn’t that car crash because of your kick?!

Everyone saw Dong Xuebing kicked that Corolla and the car spun out of control towards the wall. No one saw the driver turning his steering wheel. But after some thought, they felt that no matter how strong Chief Dong is, there’s no way he can kick a speeding car away!

What is going on?!

Did they meet a ghost?!

Many people look at Dong Xuebing’s legs curiously.

Dong Xuebing will not admit he was the one who kicked the car away, and he blamed it all on the driver. It’s all the driver’s fault, and he has nothing to do with it.

Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “Are you hurt?”

“No.” Dong Xuebing moved his leg, showing that he is unharmed.

Xie Huilan’s eyes are warning him not to cause any more troubles.

Zhao Xinglong also felt Xiao Dong is a troublemaker. His actions had scared everyone.

After a while, Xie Huilan and Zhao Xinglong continued to inspect the construction site with the investors. But before she left, she gave Dong Xuebing a look, and he got the meaning. He nodded, indicating he will handle this.

“My car!”

The two students got over their shock and shouted!

After Xie Huilan and the investors left, Dong Xuebing turned to the driver. “Your car?! Worry about yourselves first! Tell me, who sent you all?! What is your purpose in blocking our cars?! Are you all tailing us? Are you plotting to crash into us, or are you all trying to disrupt our investment fair?! Is this planned by you all or Xiang Renjie?! Do you know that your actions are enough to be sentenced to jail?!”

“Sentenced us?!” One of the students opened his eyes wide.

“Who are you trying to scare?!” The other student shouted. “Compensate us for our car!”

Dong Xuebing laughed. “You all had crashed into the wall yourselves. Who can you blame? I wonder who gave you all the guts to go against our County?”

The traffic police arrived at this time!

“Chief Dong.”

Dong Xuebing points to the student. “Bring them back and hand them over to the Public Security Section. They are trying to disturb social stability and disrupt the economic order. Make sure to question them thoroughly!”

After that, Dong Xuebing called the Secretary of the Political and Legal Committee, Huang Li, to inform him of what happened. Even if this incident cannot affect Xiang Daofa’s position, it is enough to gross him. His son had tried to disrupt the County’s investment fair, which is enough to tarnish his reputation!

Chapter 480 – Xiang Daofa’s heavy losses!

The mood in Yan Tai County becomes weird in the afternoon.

News of the Corolla trying to disrupt the investment fair’s site inspection, including Dong Xuebing destroying a car with his kick, had spread. Everyone felt Chief Xiao Dong is a troublemaker and is shocked to know that Corolla’s driver is Xiang Daofa’s son friend. The driver’s actions indicated that it is an act of revenge, and it happened during this critical period. This is too sensitive, but did Xiang Daofa ask his son to do it?

It should not be. Secretary Xiang’s political awareness should not be so poor. It must be his son’s decision.

But this had happened, and who knows if Mayor Xie will blow it up and complain to the City Government.

One hour…

Two hours…

Evening. County Party Committee Family Quarters.

Dong Xuebing drove back to the quarters after accompanying the investors the whole day. But he did not return home and went to Sister Xie’s apartment instead. He pressed the doorbell. Ding dong… ding dong…

The door opened. “Haha, you are here.”

Dong Xuebing nodded. “Yes.”

Xie Huilan smiles and lets him entered.

After Dong Xuebing entered the apartment, he noticed the Executive Deputy Mayor, Geng Yuchao, and County Government Office Director, Yao Yi, are in the living room. He heard Director Yao had joined Xie Huilan’s faction recently.

Dong Xuebing quickly greeted them. “Mayor Geng, Director Yao.”

Geng Yuchao and Yao Yi quickly stood up to greet Dong Xuebing.

Dong Xuebing knows they are here to discuss something and saw the teapot is empty. “You all can continue. I will prepare some fruits. Oh, what tea do you all prefer?”

Geng Yuchao quickly replied. “No… we are fine.”

“That’s right, Chief Dong.” Yao Yi added. “You don’t need to do this.”

Xie Huilan smiles. “It’s my fault. I had forgotten about this. Xiao Bing, brew two cups of Tieguanyin.”

Dong Xuebing nodded. “What about you? What do you want?”

“I will drink whatever you prepared. Haha…” Xie Huilan took Dong Xuebing’s leather bag and placed it on the sofa.

Dong Xuebing is still not used to Sister Xie speaking to him in this manner in front of other people. He cleared his throat and poured three cups of tea for them.

“Thank you.” Geng Yuchao and Yao Yi stood up to receive the teacups before returning to the sofa.

Geng Yuchao and Yao Yi should not be treating Dong Xuebing this way in the past. Their ranks are higher than Dong Xuebing, and they are his superiors. But this is not at their workplaces or in public. They are in Mayor Xie’s apartment, and Dong Xuebing is her fiancé. That’s why they must treat him with respect.

But Dong Xuebing is not used to this. He is only a Section Chief and the Head of a small department. Even Yao Yi, the Government Office Director, has more authority than him. He felt uncomfortable to see them treating him respectfully and went into the kitchen to prepare dinner.

Dong Xuebing listened to Sister Xie, Geng Yuchao, and Yao Yi’s discussion about this afternoon’s incident.

“Mayor Xie, did Secretary Xiang say anything about…”

“Secretary Xiang had called me to explain that he has no idea about this incident.”

“But this is still….”

“I thought about this and felt our priority should be stability. Fighting against each other will not benefit us, and the civilians might complain to the higher-ups.”

Twenty minutes later, Geng Yuchao and Yao Yi left.

Dong Xuebing and Xie Huilan walked them to the door, and after the door is closed, Dong Xuebing asked. “You are not going to pursue this?”

Xie Huilan nodded with a smile. “You have overheard us? Haha… what’s the point of going against each other. In politics, we must have a balance. This incident is another blow to Secretary Xiang’s reputation. Still, we cannot blow it up, and it can only be limited to our County. The City Government Leaders will not want to hear about this afternoon’s Corolla incident. It will also look bad on me. That’s why we should stop at this level. Yan Tai County has been in lots of controversies lately, and we cannot afford any more troubles.”

Dong Xuebing smacked his lips. “This is letting him off lightly.”

“Not really.” Xie Huilan sips on her tea. “Secretary Xiang had given in on several matters.”

Dong Xuebing finally understood why Xie Huilan is willing not to blow this incident up. They are political rivals because they want to implement the policies according to their ideologies smoothly. Both parties will not benefit if the City Government learns about these incidents. Moreover, Sister Xie had just become the mayor. She will not succeed Xiang Daofa even if he is transferred away. That’s why she is willing to let it go after getting some benefits from him.

“In conclusion, my job has become easier after these few rounds of fighting.” Xie Huilan held Dong Xuebing’s hand and played with his fingers. “You had contributed a lot to this. Haha…”

Dong Xuebing shamelessly asked. “Am I getting any reward?”

Xie Huilan giggled. “What rewards do you want?”

Dong Xuebing wanted to tell her to he wants to touch her, but it’s too obscene. He must not let Huilan thinks he is too desperate. “Since Xiang Daofa had given in, and your County Government gained from it, what about our Investment Promotion Agency? He had caused lots of trouble for us. Shouldn’t he compensate us?”

“I will not forget about you all.”

“Huh?”

“Do you still remember about the investor Xiang Daofa invited?”

“The one who is going to invest 40 million? Of course. I had spoken to him this afternoon. How can I forget about him?” Dong Xuebing will pay special attention to the investors who are about to sign contracts.

Xie Huilan smiles. “Secretary Xiang seems to be very close to this investor. I am not sure about their relationship, but he told me that he would speak to the investor again to double his investment. This is one of the conditions he offered to cover up the troubles his son caused.”

Doubled of 40 million?!

80 million RMB?!

Dong Xuebing is overjoyed. This old bastard is paying a heavy price this time.

Dong Xuebing knows it’s not an easy task to get an 80 million investment. If not, Xiang Daofa would have gotten it instead of 40 million when Jia Yan took over the investment fair. He must have paid a heavy price to get that investor to invest so much.

80 million…

Eh?!

Dong Xuebing suddenly brightens up. Maybe he can achieve the 500 million RMB target from this investment fair!

Damn!

It’s possible!

Tieguanyin

Chapter 481 – 500 million completed!

One day…

Two days…

Three days…

The Labor Day Holidays is over, and it’s time for the investment fair’s closing ceremony.

Dong Xuebing is at Xiang Yi Hotel to check on the venue. “Director Luo, can you hurry them? Why is the venue not ready yet? The closing ceremony is about to start, and Mayor Xie is arriving in twenty minutes.”

Luo Haiting quickly replied. “We are working on it, and it will be ready soon.”

“Chief Lin!” Dong Xuebing asked. “Are the speeches ready?”

“Yes.” Lin Pingping replied.

“Good. Old Sun, can you contact the investors who are signing the contracts again? Master Park is not here yet. Can you call them and see if they are caught up in the traffic? If they cannot get here in time, we can go and fetch them.”

“Yes.”

All the Investment Promotion Agency staff are energetic today. They had worked hard during the investment fair, and this is the time to see their results. Many staff is looking forward to it. Some of the investments are only finalized this morning, and no one knows how much investment they can raise from this fair. But Chief Dong looks confident, and they know it should be a large amount. It should be at least 150 million RMB.

150 million RMB…

Everyone from the Investment Promotion Agency will get credit for it!

Dong Xuebing is the busiest these few days. He worked from 6 am to 9 pm every day. Besides accompanying the investors to the sites, he also had to negotiate with them for each investment. The words he said over these two days are more than the total of words he said in the past year. His voice is hoarse from speaking too much. But after finalizing this morning’s contract, he felt everything is worth it.

“Chief, the total amount of investment….” Jiang Hailiang could not hold back his curiosity.

Dong Xuebing smiles. “I will leave you all in suspense for now. You all will know later.”

Jiang Hailiang wonders if the total amount is more than 150 million. Is it 200 million or more?!

After a while, the County Government Leaders arrived.

The TV station and newspaper reporters panned their cameras to the entrance.

Mayor Xie, who had dressed up for this occasion, is the first to enter the hotel lobby, followed by Zhao Xinglong, who is in charge of the County’s investments, and County Government Office Director Yao Yi. This is to show the County Government’s attitude towards this investment fair and get the credit for the fair’s success. Everyone knows what Xiang Daofa’s son did, and he was forced not to turn up for this important event.

Ten minutes later.

The hotel’s ballroom. The closing ceremony had started.

This closing ceremony looks more like the contract signing ceremony. The last day of the investment fair is to see the result. But many investors still have not decided if they want to invest in the projects they saw yesterday, and no one knows how much investment they will get for this fair. This is the moment. Everyone is eager to see the fair’s result. Some are waiting to see Mayor Xie and Dong Xuebing embarrass themselves. If they cannot even get 100 million RMB worth of investments, they will be a joke.

Clap… clap…. Clap….

Lin Pingping steps onto the stage with a smile. “Good morning, Leaders and guests….”

There are about 100 people in the ballroom, as some investors had left. But some who have not decided on signing the contracts remained. The rests are the Government and Investment Promotion Agency’s staff and reporters.

After Lin Pingping’s opening speech, Xie Huilan and Zhao Xinglong went on to say something.

After that, it is the contract signing ceremony. Lin Pingping invited Dong Xuebing onto the stage.

Xie Huilan did not walks down the stage and stood there with a smile. Everyone knew that she is going to host the contract signing personally.

Dong Xuebing went onto the stage eagerly and announced the first investment project. It is an agricultural by-product investment. This investor, Li Jie, is one of the members of the Shandong investment group invited by Xie Huilan. Although Xie Huilan had only invited them to make up the numbers, some are interested in investing in the County. Li Jie is one of them, and Dong Xuebing accompanied him for two days to get him to invest. The total investment is around 20 million RMB.

The contract signing started.

The Investment Promotion Agency’s staff had prepared the contract. The audience applause after Xie Huilan and Li Jie signed it. Li Jie held a 20 million enlarged ICBC check and gave it to Xie Huilan. Both shook hands, and reporters started taking pictures. That check is fake and is only a prop for photo taking.

After that, Dong Xuebing announced another project worth 30 million.

The Investment Promotion Agency had invited the investor.

The total investment is now 50 million RMB!

Sun Shuli, Luo Haiting, Lin Pingping, and the rest are excited. The Agency had raised 50 million now, and there’s more….”

“Let’s invite Mr. Zhou Zhengliang next.” Dong Xuebing continued.

Zhou Zhengliang is the investor invited by Xiang Daofa.

Zhou Zhengliang went up the stage and gave a short speech about his analysis of Yan Tai County’s economic environment before announcing his investment amount. 80 million RMB!

Luo Haiting took a deep breath and looked at Sun Shuli. 130 million RMB?!

The crowd also got excited. Many people felt Mayor Xie and Chief Dong are going to win big this time!

After Zhou Zhengliang signed the contract, Dong Xuebing announced Park Yongxi’s name. Many people are concern about his investment because of what happened. Secretary Xiang had stuck his hands into the Agency’s affairs and embarrassed himself. Park Yongxi had also changed his mind during that time, and everyone started paying attention to the amount.

Park Yongxi went up the stage and announced his investment!

120 million RMB! Not only did he not cancel his investment, and he even raises it by 20 million!

The Investment Promotion Agency’s staff got more excited, and Sun Shuli and the other department heads are the most excited. The total investment raised is now 250 million RMB!

Even the TV station’s staff are stunned. They had not expected Chief Dong to get such results from this fair.

250 million RMB!

How much investment did Yan Tai County have last year?

Before everyone gets over this excitement, Dong Xuebing made another announcement. “The next project is the final project. Haha… let’s welcome Mu Zhengzhong, Teacher Mu, on the stage.”

There’s more?!

That’s not the end?!

Not only the Yan Tai County Government staff are surprised, but many investors are also stunned. Teacher Mu is here to invest. Is he going to switch from antique collecting to investment?

Mu Zhengzhong picked up the microphone and smiled at the audience. “I have high hopes for Yan Tai County’s future. I am going to make a long-term investment by building a hotel and investing in a commercial F&B street here.” He had reached an agreement with Dong Xuebing before coming to the investment fair. Although those exchanged relics cannot be auctioned, it’s worth a few hundred million. Since Dong Xuebing does not want to accept any payments for the relics, he decided to return the favor by investing some money in the County and does not expect any returns from the hotel and F&B street.

Everyone is shocked.

Hotel?

F&B street?

These are all expensive projects! A hotel is at least ten to twenty stories and will cost more than 100 million RMB. How much is he going to invest?

The ballroom is quiet, and everyone is looking at Mu Zhengzhong.

Mu Zhengzhong paused for a second. “I will be investing… haha… a total of 200 million RMB!”

200 million RMB!

Everyone is shocked by this amount!

Xie Huilan and Zhao Xinglong knew about this before the ceremony and went on to the stage to sign the contract.

Many people are speechless when they look at that 200 million checks. Dong Xuebing! It’s Dong Xuebing again! After he replaced Chief Jia as the investment fair’s person in charge, he increased the number of participants from less than 10 to over 100 participants and even raised so many investments!

This investment fair had raised 450 million RMB worth of investment. With the 50 million RMB investment the Agency got before the fair, they had achieved the target of 500 million RMB! Not only had they completed it before the deadline, and they only took three months to do that. Even Fenzhou City and other Cities’ Investment Promotion Agencies cannot raise 500 million RMB worth of investments within three months!

What is this capability?!

Who says Xie Huilan has no foresight for picking Dong Xuebing as her partner?! Who dares to say he is more capable than him in the County?!

At 10.30 am, the investment fair ended.

The Investment Promotion Agency and Dong Xuebing are in the spotlight again.

Actually, Dong Xuebing had not expected this. He was also not confident of achieving the 500 million RMB target. But it was achieved with just one investment fair. Is this time to consider promotion? Although he can’t be promoted to a Deputy Divisional Chief, as he had become the Section Chief three to four months ago, he can transfer to another department with more power.

Chapter 482 – Lao Gong…

Saturday.

Dong Xuebing woke up and stood in front of the windows. He yawned lazily as he listened to the birds chirping and closes his eyes to enjoy the warm breeze. He felt relaxed as the investment fair is over. He can finally have a good rest.

After eating two sunny-side-up eggs as breakfast, Dong Xuebing made a few calls.

Dong Xuebing’s mother was transferred to a middle school in the City, and her phone is switched off. She might be teaching now.

Qu Yunxuan might be still sleeping as her phone is also off.

Xie Huilan’s phone is on, but she had arrived at the County Government Office for work. A County’s Mayor has lots of work and seldom gets rest days.

In the end, Dong Xuebing called Yu Meixia, and the line got through.

“Hello?” Yu Meixia answered timidly. “… Xiao Bing?”

“Hehe… it’s me. What are you doing?”

“I am returning home after sending Qianqian to school.”

“Are you alone?” Dong Xuebing blinked. “Are you free today? If you are not busy, I will go over to your place. I miss you.”

Yu Meixia blushed, and she replied after a short pause. “Ok. I will be waiting for you at home.”

“Alright. See you later.”

“Ok. Bye.”

Twenty minutes later. Hua Mei Estate.

Dong Xuebing parked his Santana and entered the building to Sister Yu’s apartment.

The door opened, and Yu Meixia appeared before Dong Xuebing. It’s been a while since Dong Xuebing met her. The scar on her face had disappeared, and she is prettier than before. Her hair is tied up in a bun, and she is wearing a long pastel dress, showing her shoulders and back. She is also wearing beige colored stockings.

Yu Meixia blushed as she saw Dong Xuebing staring at her.

Dong Xuebing entered the apartment and smiled. “Why is Qianqian going to school on Saturday?”

“It’s her school’s sports day, and she is participating in the long jump.”

“Ah… I was weak at long jump when I was in school and had never passed the qualifying mark.” Dong Xuebing sat on the sofa and took out a cigarette.

Yu Meixia quickly took out a lighter and lit it before helping Dong Xuebing change his shoes to slippers.

“What tea would you like?”

“Sister Yu, come over and sit with me.”

Yu Meixia nodded and sat down beside Dong Xuebing.

Dong Xuebing could not hold back and started caressing her thighs.

Yu Meixia panics and asked. “You… I heard that you….”

“What did you hear?”

Yu Meixia had heard about Dong Xuebing getting arrested, being replaced as the person in charge of the investment fair, etc. But she is more concerned about another matter. “Is Mayor Xie and you… dating?”

Dong Xuebing nodded. “Yes.”

Yu Meixia bit her lips and did not continue asking.

Dong Xuebing does not want to mention other women in front of Sister Yu. He looked at her and laid down on the sofa, using her thigh as a pillow. “Let’s not talk about this. Switch on the TV and watch the news.”

“Ok.” Yu Meixia switched on the TV and started massaging Dong Xuebing’s head.

Dong Xuebing always felt relaxed when he was with Yu Meixia. That’s why he likes to look for her. “Are you working now?”

“I tried looking for a job but failed to get one.”

“It’s alright. You can just stay at home or go out with your friends.”

“I… don’t have any friends. When Qianqian is not around, I am alone….”

“Hmmm… do you want me to help you find a job?”

“No need.”

“Sigh… you don’t need to treat me like an outsider.” Dong Xuebing knew Yu Meixia is not educated, has weak stamina and character. It’s hard for her to find a suitable job. “It will be boring to stay at home alone. But I also don’t want you to find a tiring job. What do you want to do?”

“I don’t know.”

“How about I keep a lookout for you?” Suddenly, the news reported about a piece of news about Fen Zhou City. The City’s Community committee is hiring. Dong Xuebing said. “The Community committee job should suit you. Do you want me to get you this job? Will there be a written test? Test… oh… I forgot you are not highly educated. But never mind. You should pass the interview with no problems.”

“Community committee? I can’t do it.”

“Be more confident. You can do it.”

“… But it is the City Community Committee, and Qianqian still needs to go school….”

“My Mum had just been transferred to the City. You can transfer Qianqian to her school. The City’s school is much better than our County.”

“But the lodging… this apartment….”

“These are small issues. You can sell it and buy a new apartment in the City. Also, the City is not far from our County, and I can visit you anytime. I will also not be working in Yan Tai County forever. I plan to further my career in Fen Zhou City. Haha…”

“Are you transferred to the City?”

“I want to be transferred to the City Government, but it’s hard.”

Sister Yu has strong self-esteem and is reluctant to receive help from Dong Xuebing. He had wanted to set up a small shop like a florist, or bookshop, for her, but she refused to use his money. She is still thinking of ways to return the money she borrowed from him. The Community Committee is a government organization. Although it is not considered a civil servant, it has more prospects than being a supermarket cashier. Even if she cannot do the desk-bound work, she can do other things.

Dong Xuebing took note of it and did not continue. He wants to give Sister Yu time to consider. He will also move Yu Meixia to the City if he is transferred there in the future.

Five minutes…

Ten minutes…

The news ended.

Dong Xuebing’s hand started roaming on Sister Yu’s thighs again after the news. Her dress is slowly pushed up, exposing more of her stockings. He turned his head and started kissing her soft thighs. After a while, he tears the thin stockings with his teeth to expose her fair legs.

Yu Meixia quickly covered the tear. “Xiao Bing, don’t….”

“Don’t what?”

“My stockings are torn.”

“I will use more pairs for you next time. Err… what’s your size?”

“… stockings are mostly free size.”

Dong Xuebing continued to tear her stockings with his teeth, making dozens of tears. He knows Yu Meixia is shy and went over to close the curtains and switch off the lights. After that, he carried and kissed her on her lips. His hand also reached under her dress.

Yu Meixia lowered her head and kissed Dong Xuebing’s neck.

“Do you miss me?” Dong Xuebing asked.

Yu Meixia kept quiet.

“Silence means you miss me. Why didn’t you call me? Didn’t I tell you to call me when you are free? I was too busy recently to call you.”

“I am afraid you are with Mayor Xie, and she… will know about us.”

“Huh? You are overthinking too much.”

Dong Xuebing carried Yu Meixia up, and her arms are around his neck. She asked softly. “You… what time are you leaving today?”

“I don’t know. Why?”

“Qianqian missed you. I… if you are… can you stay longer? But it’s alright if you are busy.”

Dong Xuebing laughed and kissed her forehead. “Ok. I will accompany you today and will not leave.”

Yu Meixia blushed. “It’s not me… It’s Qianqian…”

“Yes, yes… I am staying because Qianqian misses me.”

“Ok.”

“You are so adorable.”

“… I’m not.” Yu Meixia felt embarrassed to be called adorable by someone ten years younger than her.

“Let’s go to the room.”

Dong Xuebing carried Yu Meixia to her bed and slid her dress’s shoulder straps down to her waist. She wants to remove her dress, but he refused. He insisted she keeps her dress and heels on.

“The bed is dirty. Can I remove my shoes?”

“It’s fine. I will change the sheets later. You are sexy with heels.”

“I’m not.”

“Then why are you wearing it if it’s not to show me?”

“No.”

Dong Xuebing stopped teasing her and lifted both her legs up…

It’s been a while since they got together. This session lasted more than an hour, and Dong Xuebing shamelessly insisted she calls him “Lao Gong” while panting.

Chapter 483 – …

Evening.

7.45 pm.

Dong Xuebing drove out of Yu Meixia’s neighborhood in a good mood when his phone rang. It’s Sister Xie’s apartment number.

“Hello, Huilan. Did you finish work?”

“I just returned home. Haha… Where are you?”

“I was running some errands outside and is coming back.”

“Alright. Come over to my place now.”

“Tell me what it is about first. I am not going if you are going to talk about work. I finally got a few days’ rests.”

“Haha… it’s not about work. I had bought a tailored suit for you a few days ago and received it today. Come over and see if it fits.”

“Oh, why are you buying clothes for me? Alright. I will go over now.”

Dong Xuebing’s mood got even better. This is the first time Xie Huilan is giving him a gift. She had given him antique grasshopper pottery when they went to Liu Li Chang in Beijing. But that was a return gift to thank him, and it is different this time. Also, it is a tailored suit. He felt touched because she knows his measurements.

Dong Xuebing returned to the quarters within ten minutes.

Dong Xuebing pressed the doorbells and opened the door with his keys as no one opened it. He could smell the fragrance of shower gel and hear someone showering the moment he enters. He turned to the bathroom and went over to knock on the door.

“… Xiao Bing?” The water stopped.

“It’s me. Are you bathing?”

“Yes. Please wait for me outside. The suit is on the sofa.”

“Alright.”

Xie Huilan’s voice is different from other women’s. It’s not particularly graceful or sweet. It is very charming and special. Dong Xuebing is mesmerized by her voice and the nice fragrance from the shower.

What is going on with me?

Dong Xuebing felt embarrassed. He could not even see Xie Huilan in the bathroom, and he was mesmerized by her voice. Get a hold of yourself!

Dong Xuebing forced himself to step away from the bathroom and picks up the suit from the sofa.

It’s a black suit and looks comfortable. But the packaging is all in English, and Dong Xuebing doesn’t know the brand.

Dong Xuebing might have 200 million RMB worth of assets, but he doesn’t know anything about international brands. He looked around and changed into the suit in the living room. He stood in front of the mirror and nodded. How does Sister Xie know about his measurements? It fit like a glove.

Suddenly, the bathroom door opens a gap.

“How is it? Is it fitting?”

“It’s perfect. I love the cutting too. Thank you.”

“Hehe… let me take a look….”

The door opens, and the steam and fragrance gushed out from the bathroom.

Xie Huilan is only wrapped in a towel.

It’s not a bathrobe. It’s a big white towel tied at the center of her chest. More than a third of her breasts is exposed, and the towel barely covers her perky butt and shows long slim legs.

Damn!

You are seducing me!

Dong Xuebing felt himself getting hotter as he looks at her body.

Xie Huilan flicked her wet hair to the back and walked over to Dong Xuebing with a smile. She straightens his collar and looks at him from top to toe. “It’s quite fitting. Haha… you look good in it. Quite handsome.”

Dong Xuebing smiled embarrassedly. “Handsome? Are you poking fun at me?”

“You are handsome.” Xie Huilan smiles and straightens his suit while nodding. “Seems like I had made the right choice to buy it.”

Dong Xuebing also likes this suit. “Why did you suddenly buy clothes for me?”

“It’s Labor Day, and I want to get something for you.”

“Err… I should also get you something. No, I will go to the mall tomorrow to pick something for you. Oh, what is your measurement?”

Xie Huilan laughed. “See for yourself.”

Dong Xuebing swallowed his saliva and looked at her chest. Her cleavage is really deep, and he wants to put his hands into it. Her waist is very slim, and her butt is perky. The towel is wrapped around her tightly, and he could see the outline clearly. “I can’t tell the measurements by looking. Can I use a measuring tape?”

“You are always trying to take advantage of me.”

“No. That’s because I want to buy clothing for you.”

“You are full of excuses.” Xie Huilan flicked her hair gracefully. “Alright. Watch TV by yourself first. I need to get dress and dry my hair.”

Dong Xuebing replied. “It’s fine like this.”

Xie Huilan laughed. “It’s not even summer, and it’s still cold.”

“Oh, then you should wear something before you catch a cold.” Dong Xuebing cares for her and enters the bedroom with her. “I will blow dry your hair today to express my gratitude. Where’s your hairdryer, and what hairstyle do you want?”

“I will do it myself.”

“I will get pissed if you don’t allow me to dry your hair. What hairstyle do you want?”

Xie Huilan laughed and shook her head. She sat on the chair in front of the mirror. “Just dry it. I tie up my hair in a bun all the time, and the style doesn’t matter.”

“Ok… I will style it for you.”

Dong Xuebing dried Xie Huilan’s hair and used the opportunity to touch her flawless face.

If I could marry her, I wouldn’t have lived in vain in this life.

Chapter 484 – Asking for a new position

Evening. Xie Huilan’s apartment.

The TV shows a rerun of the news on the investment fair, and Xie Huilan is smiling and chatting with an investor on it.

“Huilan, you look good on TV.”

“Really? I didn’t notice it.”

“You look beautiful on and off the TV.”

“Haha… did you smear honey on your lips?”

“I am telling the truth.”

Xie Huilan had changed into a beige long john after drying her hair and sat beside Dong Xuebing on the sofa to watch TV. She puts on a white blouse hanging on the sofa and sips on her teacup.

Every movement of hers is so perfect.

Lust took over, and Dong Xuebing reached over to Xie Huilan’s butt to give it a light squeeze. It’s soft.

Xie Huilan turns and looks at him. “Is there anything on my butt? Why are you squeezing it?”

“Err… there’s an insect, and I killed it.”

“Really?” Xie Huilan smiled. “Then should I thank you?”

“Ahh… no need.” Dong Xuebing squeezed her butt again. “I killed another one.”

Xie Huilan pushed Dong Xuebing’s hand away. “Haha… it’s past 9 pm. You should go back.”

“I am not working tomorrow and can sleep later. Let me accompany you a while longer.”

“If we wait anymore, there will be more insects in my clothes.”

“It’s true. Don’t move. Let me get it out for you.”

“Haha… don’t worry about it.” Xie Huilan laughed and pulled Dong Xuebing’s hand away. “We are still not married. Stop it.”

Fine. I can’t take advantage of Sister Xie anymore.

Time passes quickly with Huilan, and it’s 10 pm.

Dong Xuebing knows it’s time for him to leave. He looked at the soft queen-size bed in Huilan’s bedroom through the open doors and thought to himself. When can I sleep on it? He remembered about their marriage. Mdm. Han and Sister Xie’s father said they could register their marriage after he is transferred from the County Government.

Dong Xuebing asked. “Huilan, can I be transferred now?”

Xie Huilan laughed. “Have you thought about it before asking this question?”

“I had thought about it.” Dong Xuebing replied. “I had already completed the 500 million RMB target the County set for the Investment Promotion Agency in three months. It’s 500 million. Do you think this is an easy task? The Agency might not even get more than 100 million RMB in the past. My performance is outstanding, and we might get more than 600 million RMB this year.”

Xie Huilan puts down her teacup. “No one will doubt your capabilities, but you must remember that you had just gotten your promotion to Section Chief three months ago.”

“I know it is impossible to be promoted to Deputy Divisional Chief. But I can be transferred to another department….”

“What’s the difference with getting a promotion if you are going to be transferred to another department on the same level?”

Transferring to another department for the same rank’s position have different meanings. For example, the Investment Promotion Agency’s Chief getting a transfer to become the Finance Department’s Chief, or the Cultural Department’s Chief transferring to become a Town’s Party Secretary, are considered promotions despite all these are Section Chief positions. Dong Xuebing had gotten 500 million RMB worth of investment for the County, and even the City Government is shocked. He cannot be transferred to another department without authority because of his achievements. He can only be transferred to a position with more authority. But he was only promoted three months ago, and his probation is not even over. It’s too difficult.

Xie Huilan continued. “You have to wait for a year at least.”

“A year?!” Dong Xuebing smiled wearily.

“Be content, and take a close look at your resume. How long did you take to get promoted from a Staff member to the Deputy Chief of your department? You only used a few months, while others need to use at least two to three years! How long did you take to get promoted to Deputy Section Chief of the County’s Public Security Bureau? Six months! What about others? Even two to three years is considered fast! You are promoted to Section Chief on exceptional grounds in a year after your last promotion, and you are thinking of getting promoted after three months? Even if Secretary Xiang and I agree, do you think the City Government will agree?”

“You are right.”

“It’s rare to see Section Chief below 25 years old in the government service, and you can’t get promoted. You will need to wait for at least one year.”

Dong Xuebing also knows it’s quite impossible. Other civil servants will be jumping with joy if promoted every three years, but he does not want to stop.

“Also, have you thought about which department you want to be transferred to?”

“… the No. 1 of a village town? If it’s not possible, the No. 2 is also fine.”

“This might be a good choice of others. Getting experience in a village town and then move up the ranks. But… I don’t think this path is good for you.”

“Eh? Why?”

Xie Huilan patted the back of Dong Xuebing’s hand. “No one can have a smooth career forever in the government service, and it’s not a good thing to stand out too much. You had stood out when you are with the Public Security, and I wanted you to stay low by transferring you to the Investment Promotion Agency. But you completed the target within a short time. Hehe… your capabilities might limit your career if you are transferred to become the No. 1 of a village town. Also, you are too young to become a village town’s Party Secretary.”

“What’s wrong with being capable?”

“You will understand this in the future.”

Dong Xuebing shook his head. “Are you telling me to pick an average department to stay low for some time?”

“This is only my suggestion, but it is still too early to talk about this. Haha… It is not up to me to decide which department has vacancies. Just wait for one or two years first.”

Do I still need to wait for one to two years?

Actually, Dong Xuebing does not care about the department or the power that comes with it. It will be the same everywhere. Yan Tai County’s Investment Promotion Agency is also an unpopular department, and he can also achieve outstanding results. He is more concerned about getting promoted because he wants to get married to Xie Huilan. He is sick of being targeted by Xiang Daofa. He just wanted a change of environment. Of course, he also doesn’t want to be working in the Sports Administration or the Culture Department. If he is going to be downgraded, he might as well remain with the Agency for a few more years.

Dong Xuebing wants to be transferred to a good department, but it must not have too much power. It would be best if he can get transferred to the City… He suddenly realized he is too greedy.

But Dong Xuebing still wants to try to get a promotion as it is not his style to wait for things to happen.

After setting this target, Dong Xuebing will find the opportunity to get promoted.

Ring… ring… ring… Xie Huilan’s phone rang.

Dong Xuebing stood up. “Go ahead and answer it. I will go back now.”

Xie Huilan nodded. “Stop thinking about getting a transfer, and focus on the investors. Make sure those investors’ capital investments are in as this is critical for you.”

“I know.”

“Haha… sleep early. Good night.”

“Good night.”

Xie Huilan answered the call after Dong Xuebing left. “Hello…”

Dong Xuebing returned to his apartment, washed up, and got under his covers. His phone rang. It was Xie Huilan.

Dong Xuebing answered. “What’s wrong?”

“I heard the City would be organizing an investment fair in Japan, Tokyo, in a few days. This was planned from last year and had contacted Japanese companies and investors. This was supposed to be Feng Zhou City’s investment fair, but the City Government decided to let the Counties’ Investment Promotion Agency participate too.”

“You are asking me to go?”

“It’s not compulsory, but the City is taking a serious view on this event. You should attend as the Agency’s Chief.”

“How many people can I bring?”

“About three or four will do. The City’s Investment Promotion Agency will give you all the details tomorrow morning. You can give them the name list then.”

“Ok. I will make arrangements tomorrow.”

“You had worked hard these few days and can treat this as a vacation. Haha.”

Dong Xuebing thought nothing about it and fell asleep after hanging up. The City’s Investment Promotion Agency should have plans for this investment fair, and the Counties’ Agencies are only there to accompany the City’s officials. The County Agencies will stand no chance of getting any investments from the fair. If he can get more investments for Yan Tai County on top of the existing 500 million RMB, they have now, his chances of promotion might be higher.

Forget it. It’s too early to think about these now.

It will be great if he can bring in more investments. If not, he will just treat it as a vacation.

Dong Xuebing yawned and slowly drifted to sleep.

Chapter 485 – Name list to go aboard

Monday morning.

Yan Tai County’s Investment Promotion Agency.

Jia Yan drove a Jetta into the Agency as Dong Xuebing parked his car.

“Oh, Chief Jia. How are you feeling?”

“… I’m fine.”

“You should get more rest if you are not feeling well. Health is more important.”

“Thank you for your concern. I can still take it.”

“Haha… Good to hear that.”

Dong Xuebing pretended not to see Jia Yan’s grim expression. He patted his shoulder to show his ‘concern.’ The Investment Promotion Agency and the County Government are the biggest winners of the investment fair, followed by Xie Huilan and Dong Xuebing. On the other hand, Xiang Daofa and Jia Yan are badly affected. They did not get any credits from the fair and even embarrassed themselves.

Dong Xuebing met Sun Shuli on his way upstairs.

“Chief.”

“Old Sun, why are you so early today?”

“Oh, the initial investments for three projects will be coming in today, and it includes Mr. Park and Mr. Mu’s investments. I don’t want anything to go wrong and came earlier to watch over it.” Sun Shuli’s attitude towards Dong Xuebing had changed these few days. He is no longer feeling sore for not becoming the Chief and started showing signs he leaning towards Dong Xuebing. He started to report about his work progress more frequently.

“Alright. You must watch over it carefully and try to get the investments in.”

The investments, construction, projects are all in place, and everything is going smoothly for the Agency.

Sun Shuli nodded and asked. “Oh, Chief. I heard the City would be going to Tokyo for an investment fair in a few days. Is our County going to send people over?”

“Yes.”

“Then…”

Sun Shuli did not express he wants to go explicitly, but Dong Xuebing can tell from his tone.

Dong Xuebing replied helplessly. “Old Sun, I am not trying to brush you aside. The County Government had assigned me to lead the team, and I need you to watch over the Agency when I am not around. Our Agency had gotten many investments and who is going to oversee all the work if you are going with me? Chief Jia? You should know Old Jia’s health is not good, and I am worried to hand things over to him.”

Sun Shuli laughed. Jia Yan’s health condition is the Agency’s joke now.

Dong Xuebing returned to his office, and someone knocks on his door.

“Come in.”

“… Chief.”

Dong Xuebing saw a pair of legs in beige stockings, white knee-length dress with big flower prints. He knew it was Luo Haiting without even looking up. He puts down the document he was reading. “Haha… Sister Luo. You are looking beautiful today.”

Luo Haiting closes the door behind her and smiled sweetly. “I’m an old hag now.”

“Are you being modest?” Dong Xuebing gestured to the seat in front. “Have a seat.”

Luo Haiting straightens her dress before sitting down. “I heard the City’s Investment Promotion Agency is going to Tokyo to get investors. Is our Agency’s name list…”

“This is not confirmed, and I had wanted to talk to you about it. You will prepare the list but exclude Old Sun, Section Chief Lin, and Section Chief Jiang. The Agency still needs them.”

Luo Haiting looked at Dong Xuebing and asked embarrassedly. “Then the Office Department… can I….”

Dong Xuebing saw Luo Haiting stuttering and knew she also wants to go. Why is everyone so excited about this trip? But he thought about it and understood. The Investment Promotion Agency had been neglected for too long, and they could not get funding or powers and were excluded from any county government’s work trips. This time, Yan Tai County will be sending them to Tokyo without any important assignment. It is equivalent to an overseas paid vacation for a few days. Everyone doesn’t want to miss this opportunity.

Dong Xuebing thought for a while. He had wanted to bring Guo Panwei with him, but Luo Haiting had worked hard during the fair and is eager to go for this trip. “Alright. Ensure to hand over your work to Panwei properly before the trip and let him take over the Office Department temporarily. You will come with me to Tokyo.”

Luo Haiting is ecstatic. “Thank you, Chief.”

“Ok. Let’s confirm the remaining two spots. Who do you think is suitable?”

“I think we can include Business Section One’s Zhang Fan. He is very hardworking, and I saw him drinking with the investors during the fair every night. I heard he was even sent to the hospital twice for drinking too much.”

Dong Xuebing nodded. “I know about Xiao Zhang, and we should reward people like him. Alright. We will include him for this trip, and the Agency will give him an additional 10,000 RMB as a bonus this month.” The Agency has money now, and giving out additional bonuses of 10,000 or 20,000 RMB is nothing.

Luo Haiting immediately took out a notebook to note it.

Suddenly, Dong Xuebing felt a ticklish feeling on his leg, and it felt like a foot is brushing against his leg. He leaned back and took a glance beneath his desk. He saw a high heel on the floor, and a foot is moving up and down against his leg. His pants’ material is thin, and he can feel Sister Luo’s toes through her stockings.

This Sister Luo….

Dong Xuebing is speechless. After his relationship with Xie Huilan is exposed, he thought Luo Haiting would not flirt with him anymore. But it seems she thought nothing of it.

Luo Haiting continued normally as if she is not doing anything. “Then what about the last person?”

“Oh…” Dong Xuebing regained his senses. “We will be talking to Japanese businessmen. Do we have anyone in the Agency that can speak Japanese?”

“I think so.” Luo Haiting thought for a while. “We have a new staff member who had just graduated from the Office Department. I think he studied Japanese at his university. I will check with him later.”

“Alright. I will leave it to you.”

Sister Luo used her foot to brush against Dong Xuebing’s leg again.

Dong Xuebing took a deep breath and calmly replied. “You must also prepare the materials and brochures before the trip, and it must be in Japanese. Even if we cannot get any investments, we must also gain rapport with those investors.”

“Yes.” Luo Haiting wrote it in her notebook.

Dong Xuebing’s heart skipped a beat as he felt another foot brushing against his leg.

Chapter 486 – Arrested by the Airport Police

One day…

Two days….

Three days….

Mu Zhengzhong’s hotel project has started getting tenders, and other projects from the investment fairs had started their construction. Dong Xuebing had been busy with these, but their Agency has to coordinate between the investors and the relevant departments. The other departments will take care of the rest, as the construction.

Soon, it’s time for them to go overseas.

Morning.

“Old Sun, please watch over the Agency when I am not around.”

“Leave it to me, Chief.”

“Panwei, you must assist Chief Sun and take care of the Office Department.”

“… Yes, Sir.”

Dong Xuebing gave some instructions to them outside of the Agency. He waved to Luo Haiting, Zhang Fan, and the other staff member to board his black Porsche Cayenne before driving to Beijing. The City had prepared their passport, but there are no direct flights from Hebei Province to Tokyo. They must fly from Beijing.

On board the car.

Luo Haiting felt uncomfortable. “Chief, let Xiao Zhang drive.”

Zhang Fan also felt it’s not right for Dong Xuebing to drive them to Beijing.

Dong Xuebing waved his hand. He had not driven his car in Yan Tai County these few days and want to drive it. “It’s alright. Oh, what’s your name?”

“Chief Dong, my name is Yu Rui.”

Yu Rui is a staff member who knows Japanese in his early twenties.

Dong Xuebing nodded. “Xiao Yu, we will count on you to translate for us in Japan.”

Yu Rui quickly reply. “Yes, Sir. I will do my best to complete this task.”

“Xiao Yu is hardworking.” Luo Haiting laughed. “He had been working hard since he came to the Office Department, and he is the one who translated all our marketing materials. He is quite capable.” Luo Haiting might not be interested in her work. Still, she has a good relationship with her staff in the Office Department. She seldom reprimands her staff when they make mistakes and will praise them in front of the Leaders.

Yu Rui is grateful to Director Luo for praising him in front of Chief Dong, and he replied modestly. “I had just graduated from University and still have a lot to learn.”

Dong Xuebing nodded. “Haha… it’s good to be young.”

…….

9 am.

Beijing International Airport.

It’s crowded in the departure hall. Dong Xuebing and Luo Haiting walked in front, and Zhang Fan followed behind with the luggage. Their luggage contained all the promotional materials for the investment fair and needed to be checked in. Yu Rui went to the check-in counters to check-in for them. The City Government Leaders will be traveling tomorrow, while Yan Tai County and other Counties’ investment Promotion Agency staff will be flying today. They must set up the venue before the leaders.

One can spend a thousand days in comfort at home, but spending a day away from home can be challenging.

Luo Haiting knows this. They might be Leaders in Yan Tai County but are nothing in Beijing. That’s why they need to stay low here. You could accidentally step on a stranger’s foot, and that person might be a high-ranking government official.

“Chief, it’s all ready.”

“Let’s go in. We are slightly late. The other Investment Promotion Agencies’ staff should have arrived.”

“Let me carry your bag for you.”

“No need.”

A few drug sniffer dogs are running around in the departure hall.

Dong Xuebing looked around the immigration and customs counters. He remembered how he smuggled the relics he stole from Japan’s National Museum. He hopes everything will be fine when he goes to Tokyo this time.

It’s their turn to go through the security checks.

“Chief, please go first.” Luo Haiting stepped aside to let Dong Xuebing go first.

Dong Xuebing smiled. “Ladies first.”

Luo Haiting giggled and went through the checks.

Dong Xuebing looks at his watch. They still have an hour before the flight departs, and there’s no hurry.

But at this moment, something happened!

Two airport staff checked Luo Haiting’s bag and saw some cosmetics. Her clothes and other personal belongings are checked in, and she is only carrying a small bag. One of the staff took out something wrapped in newspapers from her bag. He unwrapped it, and it is two apples.

Bringing apples to eat onboard the plane is fine, but the problem lies in the piece of newspaper used to wrap them!

No one will notice the words on the crumpled newspaper, but that custom staff spotted it. He frowned and stopped Luo Haiting before signaling to his coworker.

Luo Haiting is puzzled. “What is happening?”

“What do you think?” That staff rudely replied. “Stay here and wait.”

Dong Xuebing frowned and walked over. “What’s wrong? Apples are not allowed to be brought onto the plane?”

“Are you two together?” That staff looks at them and points to the words in the newspaper. “Look at it this yourself. How can you bring such things around?!”

Dong Xuebing and the rest looked at the newspaper. It’s a promotional brochure for “Quan Zhi Gong”!

Luo Haiting turns pale! Quan Zhi Gong?! That is a cult targeted by the Government! She works in the Government and knows about it.

Dong Xuebing is speechless. Why does trouble follow him everywhere?

Before they can say anything, the Airport Police arrived.

“Come with us!”

“Team Leader Sun. These people are together.” The airport staff said.

“… all of you follow us!”

“Wait. This newspaper…”

“You can explain later!”

Team Leader Sun waved his hand, and Luo Haiting and the rest are led away.

Chapter 487 – Chief Feng’s phone call

Airport.

China Eastern Airlines Police Station.

Dong Xuebing, Luo Haiting, and the rest are brought to a small room, but Team Leader Sun didn’t question them. He locked them in the room and left.

Luo Haiting apologized. “Chief, I don’t know anything about that newspaper. This…”

Dong Xuebing waved his hand. “It’s alright.”

“But the flight….”

“There’s still time.”

Dong Xuebing knew this is an accident. Quan Zhi Gong has been giving out their promotional materials aggressively and can be found in almost every household. They will stuff it into the residences’ mailboxes, and anyone can bring it back accidentally. Luo Haiting must have grabbed a piece of newspaper to wrap her apples without noticing it. If she knows this newspaper is promotional material for Quan Zhi Gong, she will never use it. The problem now is how are they going to explain themselves.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes passed, and the door opened again. Three men in Police uniforms entered.

Dong Xuebing noticed these people’s uniforms are different from the Airport Police. Although the Police Officers at the airport are also called Police, they are not hired under Beijing Public Security Bureau. They are hired by the airlines. These three officers should be from Chao Yang Police Station, and one of them should be a Deputy Chief. Dong Xuebing knows this is going to be troublesome as it involves politics. The Airport Police does not want to get involved and referred this case to the local Public Security Bureau.

“Is this Quan Zhi Gong’s brochure yours?” The Deputy Chief looks at them coldly.

Luo Haiting quickly reply. “It’s in my bag, but it is not mine. Someone might have put it in my mailbox, and I used it to wrap apples without noticing it.”

The Deputy Chief asked. “Your name?”

Luo Haiting frowned and replied. “Luo Haiting.”

The Deputy Chief continued asking, and another officer quickly records it. “Your occupation?”

“Fen Zhou City, Yan Tai County Investment Promotion Agency.” Luo Haiting paused for a second. She still wants to catch her flight and doesn’t want to waste time. “Office Director.”

The Deputy Chief looks at her. “Government Servant?”

Luo Haiting took out her work pass and put it on the table. “I believe all of you should know this is a misunderstanding. If I am going to promote Quan Zhi Gong, I will not put it in my bag. Furthermore, I am a Party member, and I know what I should not do. We need to catch our flight to Tokyo to attend our City’s investment fair. Chief, can you let this pass?”

The Deputy Chief refused. “You are not allowed to leave even if you are government staff. Come with me to our station, and we can talk about it after we recorded your statement.”

Luo Haiting turns pale. “How long will it take?”

“Don’t think of catching the flight today. Bring them back.” Luo Haiting is only a small County Leader, and the Deputy Chief is not bothered.

Luo Haiting cannot accept this!

Dong Xuebing is also mad. “It’s not that serious.”

The Deputy Chief replied coldly. “You all are government staff and should know this is not a small issue.” He waved that piece of Quan Zhi Gong brochure. “This is a critical period, and you all still dare to bring it on board the plane? You all are asking for it. It’s your fault for not noticing it, and we are just doing our work. Pack your things and follow us back to the station. Hurry up!”

Hmph! You still dare to scold me?!

Dong Xuebing is furious. “Hey, you must be flexible when attending to cases and not jump to conclusions! How many people are you going to catch if you blow things up for every case you attend?”

Another officer shouted. “Who are you to say this?!”

The Deputy Chief looks at Dong Xuebing. “We don’t need you to teach us how to do things!”

Dong Xuebing’s exploded as it’s getting nearer to their flight departure. “Don’t bullshit with me. Are you investigating this case?! You are picking on us! You had seen our documents and know our workplace. What else do you need to know? Huh? This is only a misunderstanding, and you want to escalate it?! Stop showing me this attitude!”

Yu Rui is sweating as he thought to himself. Chief Xiao Dong had started arguing with the Deputy Chief, and they are in Beijing now! This is not Yan Tai County, and they…

“Shut up!” The Deputy Chief also got mad. “Are you all refusing to come with us?”

The two Officers behind him took out their handcuffs.

Luo Haiting quickly steps in front of Dong Xuebing. “What are you all trying to do?! The brochure is found in my bag and has nothing to do with my Leader!”

The Officers are stunned. The youngest person in the group is their Leader?!

But the Deputy Chief doesn’t care. He is determined to bring them back, even if he is a County Mayor.

Ring… ring… the Deputy Chief’s phone rang.

He looks at the number and answers. “Hello, Chief Yang…”

“Are you not in the station?”

“No. I am attending to a case at the airport. We have arrested a group with Quan Zhi Gong’s brochure.”

“I met Chief Feng from the City Bureau during a meeting at a branch station. He is here for a sudden inspection.” He lowered his voice. “Get back to the station and get ready. I am afraid Chief Feng will inspect our station in the afternoon.”

“Chief Feng? Ok. I will return after I arrested these people.”

“He might not be inspecting our station, but we must be ready for him.”

“I understand.”

The airport is an important location, and the City Government is particular about it. Every time the City Bureau Leaders inspect Chao Yang Police Station, they drop by their station for an inspection. Of course, they know Chief Feng might not come, but they must be ready for him.

The mobile phone is loud, and Dong Xuebing and the rest could hear their conversation.

Dong Xuebing looks at the Deputy Chief and doesn’t want to waste time. He stood up and snatched the phone from him.

The Deputy Chief is shocked. “What are you doing?!”

Dong Xuebing ignored him and said to the phone. “Hello, this is someone else. Are you Chief Yang?!”

A middle-aged man replied. “Who are you?”

“You don’t know me. Is Chief Feng from the City Bureau inspecting at your side? Pass the phone to him.”

Everyone in the room is stunned. Pass the phone to Chief Feng? Are you drunk?

The Bureau Chief on the other line paused and asked. “Who are you?”

“I am Dong Xuebing. Just tell Chief Feng it’s me, and he will answer!”

The Deputy Chief felt Dong Xuebing is arrogant, and even Luo Haiting, Zhang Fan, and Yu Rui did not expect him to say this. Chief Feng? Feng Xueliang?! He is the City’s Public Security Bureau Chief.

The Chief, on the other line, is smarter than this Deputy Chief. He thought for a few seconds after hearing what Dong Xuebing said.

Dong Xuebing did not get any reply and said. “Are you not going to pass the phone? Fine. I will call him myself.”

“Wait… Please wait for a while.” Feng Xueliang is not far from that Chief and is surrounded by Branch Bureau Chiefs. He is only a Police Station Chief from a small station near the Airport. He is not qualified to accompany Chief Feng for his inspection. But after hearing what Dong Xuebing said, he got worried as he doesn’t know about his background.

Dong Xuebing doesn’t care what that Chief is thinking and waits.

About 30 seconds later, Feng Xueliang answered the phone. “Xiao Dong?”

Dong Xuebing replied. “Chief Feng, sorry to interrupt your inspection.”

“Haha… Are you looking for me?”

“It’s like this. Our City had organized an investment fair in Tokyo, and when one of my colleagues accidentally used a Quan Zhi Gong’s newspaper to warp two apples….”

“Alright. I understand. Pass the phone to the person in charge there.”

“Thank you, Chief Feng.”

“Haha… it’s a small matter.”

Dong Xuebing returned the phone to that Deputy Chief. “Chief Feng wants you to answer.”

The Deputy Chief took a deep breath. He had not expected to speak to Chief Feng over the phone and answered after composing himself and leaving the room. “Chief Feng…”

Two minutes later, the Deputy Chief returned with a smile and shook Dong Xuebing’s hand. “Sorry for all the trouble, comrade. It’s our fault for not checking this thoroughly. This is a critical period, and we had no choice. Sorry.”

Dong Xuebing did not go overboard. “I worked in the Public Security before and can understand. It’s just a misunderstanding.”

“That’s right! It’s a misunderstanding.” The Deputy Chief asked. “What time is your flight?”

Dong Xuebing looks at his watch. “It should be boarding now, and I’m not sure if we can get on board in time.”

“I will escort you all to the flight!”

The Deputy Chief did not delay their time anymore and escorted them to the gate hold room, skipping all the security checks. He sighed in relief after Dong Xuebing and the rest boarded the plane.

Zhang Fan and Yu Rui looked at each other, not knowing what to say.

“I’m sorry, Chief Dong. I did not notice…” Luo Haiting apologized.

Dong Xuebing shook his head. “It’s a coincidence, and it’s not your fault. Just be more careful next time. Let’s go.”

Luo Haiting was also shocked earlier. She had not heard Chief Dong has powerful backings in the past. But he can chase Xin Hua News Agency reporters away with just a phone call and even knows Beijing’s Public Security Bureau Chief.

This…

All of them started wondering about Dong Xuebing’s background.

Chapter 488 – Someone that looks familiar

Afternoon.

Japan, Tokyo International Airport.

After leaving the immigration and collecting their luggage, they saw two young men holding a Chinese sign outside. These two men are there to fetch the staff from the Investment Promotion Agencies. They are from the City’s Agency and had arrived earlier to make preparations. There is a group of people standing in front of them who looks familiar to Dong Xuebing. He had met some of them during a meeting at the City Investment Promotion Agency. They were on the same flight, but they boarded the plane last and were seated at the front.

Dong Xuebing walks over to them with Zhang Fan, Yu Rui, and Luo Haiting following behind.

“Chief Dong? How come I did not see you all during boarding?”

“We are delayed at the customs.”

“It’s good that you can make it on time. Alright. Everyone is here.”

The person talking to Dong Xuebing is a middle-aged man in his forties and is wearing an expensive suit. Dong Xuebing had never spoken to him before. He had only attended a City Investment Promotion Agency meeting once and know this person is Pang Zhengyi, the Nan Shan District Investment Promotion Agency’s Chief. The staff from other districts also arrived, and a large group is formed.

It suddenly becomes chaotic when there is a big group.

All the Chiefs, regardless of their districts or Counties, are holding the same rank, and there is no one to lead them. All the Chiefs have their plans, and some even started arguing.

The argument is over a minor issue.

Although the staff had arrived in Japan earlier and is at the airport to receive them, they did not arrange transportation. They do not have an office in Japan, and everyone has to take a taxi. But a dispute arises over where they should go first. Some want to go to the hotel, but some want to visit the venue. They are afraid the venue cannot be set up in time for tomorrow’s fair.

Dong Xuebing did not join in the argument and walked out to have a smoke.

Zhang Fan notices Dong Xuebing taking out his cigarette and quickly took out a lighter. But Luo Haiting snatched the lighter from him and lit the cigarette.

“Thank you.” Dong Xuebing took a few puffs and felt better.

Luo Haiting is upset over the incident earlier and felt she had caused trouble for Dong Xuebing. She kept the lighter in her bag and told Zhang Fan that she needs it to light Chief Dong’s cigarettes next time.

“Japan’s air quality is quite good.”

“That’s right. I can feel it the moment we got off the plane.”

The four of them chatted and joked, while the rest are arguing not far from them. Dong Xuebing might be infamous in Yan Tai County, but he had not caused any trouble in the City. Many of them know Yan Tai County’s Investment Promotion Agency had achieved outstanding results this year under his leadership, and some heard he is aggressive. But they don’t know much about him.

Ten minutes later, there is a conclusion.

It seems that Nan Shan District’s Investment Promotion Agency’s Chief Pang Zhengyi had suggested hiring a bus while they take taxis to the hotel to drop their luggage. The bus will then send them to the venue from the hotel.

Dong Xuebing is fine with it and asked Yu Rui to note the hotel’s address before boarding a taxi.

Yu Rui told the driver the address, and the driver nodded.

Luo Haiting suddenly moved closer and whispered. “Chief Pang Zhengyi… is Da Feng County’s former Investment Promotion Agency’s Chief Pang’s cousin.”

Dong Xuebing was surprised. “Huh? Really?”

“I think so. But they didn’t seem to be close from what I heard.”

Dong Xuebing nodded and made a mental note. He causes pang Zhou’s dismissal, and Pang Zhengyi should not have a good impression of him. But he did not notice anything amiss from their interactions earlier. He asked Luo Haiting about the rest of the group, but she does not know most of them.

……

Hotel.

Dong Xuebing took a hot shower in his room after dropping off his luggage.

This should be a 5-stars hotel which is booked by the local authorities. But they did not arrange buses and other services for them, and Dong Xuebing felt this is unacceptable. When Japanese investors went to Yan Tai County, Xiang Daofa received them and made all sorts of arrangements.

Dong Xuebing’s phone rang when he was drying his hair.

“Hello, who’s that?”

“I’m Pang Zhengyi. Are you Chief Dong?”

“Oh, Chief Pang.” Dong Xuebing narrowed his eyes. “It’s me.”

“The bus is here, but there are some issues with the venue’s electrical system, and it will be shut down in the afternoon. Today’s schedule is temporarily canceled.”

“What about the venue set up?”

“We have to go over to the venue earlier tomorrow morning. I hope we can set up in time.”

After hanging up, Dong Xuebing felt the local authorities are unreliable.

After drying his hair, Dong Xuebing called Luo Haiting, Zhang Fan, and Yu Rui to his room. He told them about the cancellation after they arrive.

“Then today…” Luo Haiting looks at Dong Xuebing.

Zhang Fan also waited for Dong Xuebing’s further instructions.

Dong Xuebing knows what they are thinking and laughed. “It’s free and easy today. You all just need to be careful when you all go out. It will be best to go out with a partner.”

“Yes.” Zhang Fan and the rest are waiting for Dong Xuebing to say this.

Dong Xuebing added. “Keep all the transportation, food, etc., receipts for reimbursement claims after we get back. The Agency will reimburse any purchases under 5,000 RMB.” Transportation, food, and lodging are fine, but shopping reimbursements are considered a benefit, and 5,000 RMB is a lot. He wants to reward them, and it’s rare for them to travel. Anyway, the Agency is rich now.

Zhang Fan is overjoyed. They can even reimburse their shopping expenses up to 5,000 RMB?!

Zhang Fan and Yu Rui left happily to contact other staff members from other Agencies to go out.

Luo Haiting remained in the room.

Dong Xuebing noticed Sister Luo had changed her clothes. She is wearing a black dress with red flower prints and a pair of white heels. Her dressing is more exaggerated than what she wears to work. She also seems to have taken a shower as he can smell shampoo fragrance.

“Chief, can I have the honor to invite you to shop with me?” Luo Haiting smiled.

Dong Xuebing thought for a while. They are not in Yan Tai County and do not need to be mindful of gossips. “Sure. Let’s go. Haha… just don’t blame me for walking too slow.”

“No. I will accompany you wherever you go.”

“I am not buying anything. Let’s just walk around.”

They left the hotel and started walking around the hotel.

Tokyo, or Japan, does not have North or South streets. The roads are all over the place, and it’s hard to differentiate the direction. Dong Xuebing wrote down the hotel’s name before they left, as it will be easier for them to return if they are lost.

Soon, they saw a large shopping mall in front of them.

Dong Xuebing and Luo Haiting entered the mall and started shopping. He is speechless to see Luo Haiting shops. She bought a dress, two sets of cosmetics, and even a pair of stockings in front of him.

Dong Xuebing felt all these could be bought in China.

They conversed in English with the staff and went to have a quick meal at a fast-food restaurant before returning to the hotel.

A drunk man stumbled into Dong Xuebing when he stepped out of the taxi.

The man is in his fifties and is wearing a suit. He is well dressed, but he smells of alcohol.

Dong Xuebing quickly supported him. “Hey!”

That man looks at Dong Xuebing. “Hotel… Is this… my hotel?”

That man is speaking in Mandarin.

Luo Haiting quickly walks over with her shopping bags.

Dong Xuebing frowned as he looks at this man. He finds his looks familiar. Most people he felt familiar with are the people he met before on TV or in real life. But this person is different. He knows he had never seen him before, but he still finds him familiar.

“Hey, Bro. Wake up.” Luo Haiting called him.

That drunkard mumbled something and fell asleep against Dong Xuebing.

“Chief, he…” Luo Haiting looks at Dong Xuebing.

Dong Xuebing tried to recall where he had met this person and replied. “Let’s help him into the hotel. We are all Chinese and should help one another.” Dong Xuebing has always been helpful and does not want to dump this person by the roadside. Furthermore, he finds this person resembling someone he knows.

“… ok.”

Luo Haiting carried her shopping bags in one hand and helped Dong Xuebing support that man into the hotel with her other hand.

Chapter 489 – Liu Chenlong

Next morning.

Tokyo, Hotel.

A phone call disrupted dong Xuebing’s sleep. It’s a Fen Zhou City’s staff who called to inform him that the bus will be arriving in one hour. They must gather in front of the hotel to go to the venue. Dong Xuebing looks at his watch. It’s 6 am, but he knows the City leaders will be arriving before noon, and they must set up the venue before them. He yawned and got out of bed to get change and wash up.

Ding dong… ding dong…

Luo Haiting entered after Dong Xuebing opened the door. “Chief.”

Sister Luo had changed into the new clothes she bought yesterday. It’s fashionable and not suitable for someone her age. But… she looks good in it.

Dong Xuebing mumbled something with his toothbrush sticking out and gestured to her to wait before going to the bathroom to rinse her mouth.

Dong Xuebing was shocked to see Sister Luo making his bed when he comes out of the bathroom.

He smiles. “Sister Luo, the hotel staff will clean up the room later….”

Luo Haiting smiled and placed the pillows. “I had caused some troubles for you yesterday at the custom and felt bad. Just let me do something for you. Haha…”

“Sign… why are you still talking about that incident?” Dong Xuebing waved his hand and took out a cigarette. “It’s an accident, and doesn’t think too much of it.”

Luo Haiting picks up the lighter on the table and lit Dong Xuebing’s cigarette. But she purposely leans her chest against Dong Xuebing’s right arm to lit the cigarette. Dong Xuebing felt his arm is buried in the soft meaty sensations.

It’s ticklish, soft and warm….

Dong Xuebing is used to Sister Luo’s ‘accidental touches’ and did not show any expression.

“Thank you.” Dong Xuebing took a few puffs and wait until Sister Luo move away from his arm. After that, he discussed the work arrangements with her. “The brochures and materials must be arranged neatly at a prominent place. Although our County is not the focus of this investment fair, we must still communicate with the foreign investors.”

Luo Haiting sat beside Dong Xuebing and recorded in her notebook.

Sister Luo had placed her notebook on her lap, and the seams of the dress were pushed up to write better. Her long dress had become a super mini skirt, exposing both her thighs.

Dong Xuebing’s heart was racing, and he cleared his throat.

Luo Haiting continued recording her notes as if she did not hear his hint.

After finishing the work discussion, Luo Haiting looks up. “Oh Chief, the drunk man we sent to Zhang Fan’s room last night is awake.”

Dong Xuebing nodded. “Is he coming to attend this investment fair?”

“I don’t think so. Zhang Fan told me he is here for work.”

“Fine. I will visit him later.”

The doorbell rings as they were talking.

Dong Xuebing took a glance at Luo Haiting’s exposed thighs and went over to open the door.

Zhang Fan and that middle-aged man are standing outside.

“Chief, you are awake?” Zhang Fan asked.

Dong Xuebing nodded. “We are leaving for the venue in half an hour. Go and notify Xiao Yu and get ready.”

“Yes.” Zhang Fan replied and looked at Luo Haiting before leaving.

Dong Xuebing turns and is amused. Luo Haiting had pulled down her dress to beneath her knees, covering her thighs within a few seconds, and she is holding a lot of documents and promotion materials. She had also moved from the bed to the sofa.

This Sister Luo…

Dong Xuebing shook his head and looked at that man. He looks quite handsome and is very different from last night.

“Hi.” Dong Xuebing extended his hand. “Last night, you….”

“I heard what happened from Xiao Zhang.” The middle-aged man shook Dong Xuebing’s hand. “Thank you, young man. If it were not for you, I would have spent the night by the roadside.”

Dong Xuebing laughed. “Don’t mention it. We are all Chinese and should help each other.”

“I am Liu Chenlong. How do I address you?”

Dong Xuebing invited him into the room as he still has time. He also wants to find out more about him as he still finds him very familiar. “I am Dong Xuebing.”

Luo Haiting kept the documents and said. “Chief Dong, I will go back first.”

“Alright. Don’t forget to gather later.”

After Luo Haiting left, Liu Chenlong smiled and gave Dong Xuebing a cigarette. “I heard from Xiao Zhang that you all are from Yan Tai County?”

Dong Xuebing accepted his cigarette. “Yes. We are from the Investment Promotion Agency.”

I had worked in Fen Zhou City for a while before.”

“Oh? You are…”

“I am working for an electric power company, but I am not currently stationed in Fen Zhou City. I had come here for a business trip and was separated from my colleagues and went to drink alone.” Liu Chenlong points up. “I am also staying at this hotel. My room is upstairs.”

Dong Xuebing started thinking. This man had worked in Fen Zhou City before, and his familiar face should not be a coincidence. But he has no impression of Liu Chenlong and the electric company. Could it be he looks like someone he knows? China has a big population, and it’s common to see people resemble each other. He no longer thought about his looks and started chatting with him.

Chapter 490 – That photo in the wallet!

One day…

Two days…

Three days…

Fen Zhou City’s investment fair in Tokyo had ended.

Dong Xuebing called Luo Haiting and the rest to his room for a short meeting in the morning.

Luo Haiting took out her notebook and reported it to Dong Xuebing. “We have 15 Japanese businessmen asking about our projects in detail during the fair, and most of the projects are from a few sectors. Currently, we have not to sign any agreements or letters of investment intentions with them. Still, two companies had expressed they will visit our county for a site visit later this year. From their attitudes, I think we stand a good chance.”

Zhang Fan and Yu Rui also reported on their duties.

They know they will not sign any contracts in this fair, but Dong Xuebing is still disappointed. The City had gotten around 600 million worth of investments, but all of them had visited the investment sites last year. This investment fair is only a few days, and no one will invest without visiting the actual site. Yan Tai County can confirm site visits with two companies are considered good results.

“Thanks for working hard, everyone.” Dong Xuebing looks at his watch. “What time is the flight?”

Zhang Fan looks at the schedule. “It’s at noon, and we still have three hours.”

“Are the City leaders on this flight?”

“The leaders should be taking the 10.30 am flight and had left for the airport.”

“Alright. Let’s end the meeting now.” Dong Xuebing smiles. “Go and pack your luggage, and we will discuss again after we return.”

It is quite a rush for them to return immediately after the investment fair. Still, Luo Haiting, Zhang Fan, and Yu Rui are not complaining. They had gone out shopping these few days, unlike others from other Counties. Dong Xuebing did not ask all of them to station at their investment fair booth. He only asks them to take turns working at the fair while the rest can go out shopping or visit tourism attractions.

It’s not easy for them to travel overseas, and they don’t need to be so strict.

Sister Luo, Xiao Zhang, and Xiao Yu had a great time in Tokyo. They had visited all attractions, and other Investment Promotion Agencies’ staff looks at them with envy. Zhang Fan and Yu Rui are glad to be working under Chief Dong. Look at the rest. They had worked hard at the fair and thought they could get to rest in Tokyo after the fair ended. But the return flight is on the next day. They had not done anything except work during this trip.

But Yan Tai County is different.

They get reimbursement for their meals, shopping, and transportation and get seven to eight hours of free and easy time every day.

One hour later.

The bus arrived at the hotel to fetch them to the airport.

Dong Xuebing packed his luggage and checked out. Most of Fen Zhou City’s Investment Promotion Agency staff had boarded the bus.

When Dong Xuebing was about to walk over to the bus, he heard a middle-aged man’s voice calling him.

“Chief Dong.” Liu Chenlong nodded at Dong Xuebing and smiles. “You are returning today? Why are you leaving so early?”

Dong Xuebing nodded. “We had finished our work and had been here for quite a while.”

“My flight is tomorrow. I had wanted to treat you to lunch today, but it seems we have to postpone to another day.” Liu Chenlong took out his phone. “Oh, I still don’t know your phone number. Let’s exchange numbers, and I can treat you after we are back. I still need to thank you properly.”

“Don’t mention it. You had thanked me a few days ago.”

Dong Xuebing had chatted with Liu Chenlong for half an hour that day and knows he is a leader in an electric company’s head office. But he did not ask about his position. It’s good to have more friends, and Dong Xuebing does not mind befriending him.

“I shall not delay you anymore. Let’s call each other when we are back.”

“Alright.”

Dong Xuebing was about to turn and head for the bus when Liu Chenlong took out his wallet at the front desk to make some transactions.

Suddenly, a couple walked towards the front desk. The girl accidentally knocks Liu Chenlong’s arm and dropped his wallet. The girl apologized in Japanese, and he smiles to tell her it’s fine. His wallet had opened up and landed beside Dong Xuebing.

Dong Xuebing bends over and picks up the wallet. But he was shocked when he saw the photograph in the wallet!

It is a photograph of a couple.

The photo should be taken more than a decade ago, as Liu Chenlong looks much younger. His hair is still black, and he does not have so many wrinkles on his face.

“Oh, thank you.” Liu Chenlong took his wallet from Dong Xuebing.

Dong Xuebing took a deep breath and asked. “This is…”

“The picture? Haha… it’s my ex-wife. Do you know her?”

“… no… but she looks familiar.”

“You might have met her before. She is working in a Fen Zhou City bank.”

Dong Xuebing is lost in his thoughts as he walks out of the hotel. He did not even notice Luo Haiting, Zhang Fan, and Yu Rui standing in front of him.

“Chief?”

Luo Haiting and Yu Rui are puzzled.

That photograph had shocked Dong Xuebing!

Dong Xuebing suddenly realized why he finds Liu Chenlong so familiar. He has the same eyes and ears as someone close to him. If this is a coincidence, then the woman in the picture is not. That woman’s face, brows, nose, lips, eyes… are almost the same as that person. He might mistake that woman for her if he did not see carefully!

Yu Meixia!

Liu Chenlong’s ex-wife looks almost identical to Sister Yu!

This… Dong Xuebing is shocked. He remembers seeing Yu Meixia’s parents’ photographs, and they don’t look like her. She had also admitted to Dong Xuebing that her parents had picked her up from the streets and didn’t know her biological parents. He had promised to help her find her biological parents but does not have any clues… until now.

Dong Xuebing took a deep breath. Are they Yu Meixia’s biological parents?

Chapter 491 – Sister Yu’s biological father?

Tokyo.

Hotel’s entrance.

“Chief, are you getting on the bus?”

“You all go ahead. I need to make a phone call first.”

Zhang Fan, Yu Rui, and Luo Haiting will not board the bus before their leader, and they waited there.

Dong Xuebing took out his phone and walked a few steps away from them. He called Yu Meixia’s number. Although he has auto-roaming, the reception is not good. Some static sounds can be heard before the line got through.

“Hello, Xiao Bing?”

“Sister Yu, where are you?”

“I am preparing lunch with Qianqian at home.”

Dong Xuebing cleared his throat. “Can you tell me about you and your parents in detail? How old are you when they found you?”

Yu Meixia paused for a second. “I found out from a relative a few years ago after my parents died. I think I was four or five years old, and I couldn’t remember anything. If my relative accidentally mentioned it, I will not know about it as I was too young to remember anything. Why are you asking? I thought you are in Japan for a work trip? Are you back?”

“Not yet. Let’s not talk about me now.” Dong Xuebing continued. “Can you have any distinctive marks on your body?”

Yu Meixia blushed. “No.”

Dong Xuebing had seen her body before, and she does not have any birthmarks.

“What about the clothes or jewelry you were wearing?”

“I can’t remember. Xiao Bing, what’s going on?”

“Didn’t I say I will help you find your biological parents? That’s why I need some clues. Can you try to recall or ask your relative?”

“Ok… I will ask them.”

“Call me immediately if you have any news.”

Dong Xuebing felt it’s hard to rely on Yu Meixia’s clues and only find out more from Liu Chenlong. But the flight…

Dong Xuebing looks at the bus. “You all go ahead first. I still have some unfinished business here and will take a later or tomorrow’s flight back.”

Luo Haiting paused. “This…”

Dong Xuebing didn’t explain and carried his luggage back to the hotel. He can change his flight timing or buy a new return ticket as it does not cost much. What’s important now is to find out Yu Meixia’s relationship with Liu Chenlong. He had taken advantage of Sister Yu for so long and felt indebted to her. That’s why he needs to do something.

……

One hour later.

Dong Xuebing sat and smoked in a private room of a restaurant in the hotel. The dishes are served.

After a while, Liu Chenlong entered with a smile. He is curious why Dong Xuebing suddenly calls him to have lunch.

“Liu… you are more than 30 years older than me, and I should address you as Uncle Liu.” Dong Xuebing stood up and smiles. “Uncle Liu, have a sit. I had ordered the dishes, but I am not sure if you like it.”

“No… I must pay for this meal.”

“It’s fine. It’s the same whoever is paying.”

“Xiao Dong, I thought you are supposed to be on the flight?”

Dong Xuebing does not want to reveal anything without any confirmation and made up an excuse. “Don’t mention it. Something cropped up last minute, causing me to miss the flight. I will catch the next flight or tomorrow’s flight back.”

This hotel is often used to host tourists and have Chinese restaurants. Dong Xuebing ordered a bottle of Maotai and did not ask him about Yu Meixia straight. He wants to make Liu Chenlong tipsy before entering the main topic. But he is a good drinker, and they quickly finish half the bottle. Dong Xuebing thought to himself. No wonder Liu Chenlong’s wife left him. Who can tolerate anyone who drinks like this?

“Uncle Liu, you are a good drinker.”

“Haha… I don’t drink alcohol in the past, but I have to entertain guests and attend functions frequently in the recent years and slowly become a good drinker.” Liu Chenlong laughed. “I can tell you are also a good drinker.”

“I am nothing compared to you.” Dong Xuebing slowly changed the topic to Liu Chenlong’s family. “Oh, do you have a son or daughter?”

Liu Chenlong’s facial expression changed. “I don’t have any children.”

“Huh?” Dong Xuebing topped up Liu Chenlong’s glass.

Liu Chenlong is getting tipsy, and he replied with a weary smile. “I am living alone now. Are you married?”

“I am also single, but I am starting to feel lonely. Have you considered setting up a family again?”

Liu Chenlong shook his head and sighed. He opens his wallet and looks at the picture. “I had divorced my ex-wife for years, but I still cannot forget her. Haha… I find her an eyesore when we were together, but I start to miss her every day after we divorced. Sigh… all men are like this.” Dong Xuebing knows he still has feelings for his ex-wife, or he would not keep their picture in his wallet.

If it were someone else, Dong Xuebing would not continue to ask. He did not stop today and continued to probe deeper.

“Your wife is working in Fen Zhou City….”

“Qian Lihua, Fen Zhou City ICBC bank’s Branch Manager.”

Huh? Qian Lihua?!

Dong Xuebing is familiar with this name. The Investment Promotion Agency often has to interact with the bank. But they communicate with the County’s branch most of the time and seldom work with the City’s branch. He had only heard of Qian Lihua’s name. She is the person who looks like Sister Yu? She is so near to him, but they have never met before. Even if they met, he would not think of Yu Meixia immediately. No matter how Qian Lihhua maintained her looks, she is in her fifties and will look different from the picture.

Liu Chenlong finished his glass of alcohol and said. “If our child is still around, we might not divorce. Sigh…”

Dong Xuebing brightens up. “Child? You mentioned you don’t have….”

“It was a long time ago.” Liu Chenlong sighed and said something shocking. “Her name is Dandan, and she is very cute. But she went missing when she was five. Her mother had brought her out and lost her when they were shopping. We reported to the police and searched for a long time. But…”

Dong Xuebing’s hand shook and spilled his alcohol. “Your child went missing?!”

“Yes. She might be abducted, and I wonder how she is doing now.”

“Is it a boy or girl?”

“… girl.”

“Were you all staying… at Fen Zhou City?”

“We are living in the City. My ex-wife and I were working there. Sigh… it’s been thirty years now.” Liu Chenlong looks at the sky through the windows. “My wife and I had her earlier. If Dan Dan is still around, she should be in her thirties. She might be married or have children… sigh…” Liu Chenlong downed another glass of alcohol and did not continue.

Five years old? Went missing?

Fen Zhou City? Girl?

Damn! Dong Xuebing clenched his fist. It might be a coincidence if it is only one or two things. But all the clues are pointing… This is no longer a coincidence!

Yu Meixia might be Liu Chenlong’s missing child!

Of course, it’s not confirmed, but the possibility had increased significantly. Sister Yu was also found by her ‘parents’ when she was around four or five years old, and she is from Fen Zhou City. She also looks identical to Qian Lihua when she was young. This… it will be weird if Yu Meixia is not Liu Chenlong’s missing daughter!

One will search high and low only to find it when one least expects to!

Is this fate for Sister Yu to find her biological parents?

Dong Xuebing continues to drink with Liu Chenlong to find out more. He had divorced Qian Lihua because of this incident. Their daughter had gone missing, and they could not find her after searching for a few years. The pain caused them to have frequent quarrels, and Liu Chenlong turned to alcohol to drown his sorrows. He became an alcohol addict and drinks once he got home. Their marriage fell apart, and he was transferred to the electric company’s head office.

Dong Xuebing is speechless after hearing his story.

Half an hour later.

“Oh, it’s so late now.” Liu Chenlong looks at his watch and smiles. “Let’s end our lunch now. Thank you. I will give you a treat and have a good chat again when we return.” He stood up while supporting himself on the table. After drinking so much, he is a bit tipsy.

“Be careful.” Dong Xuebing went over to help him. He is treating him as his elder now.

Liu Chenlong waved. “I am not drunk. Oh, you had missed your flight, right? I will get someone to arrange a flight to Beijing this afternoon.”

Dong Xuebing replied. “Will it be too troublesome?”

“It’s fine. We also need to book our tickets.” Liu Chenlong felt better after sharing his sorrows with Dong Xuebing, and they have gotten closer.

Dong Xuebing did not reject his offer. It will be troublesome to buy or change his air ticket as he cannot speak Japanese.

Dong Xuebing did not reveal anything about Yu Meixia to Liu Chenlong after he settled his air ticket. He wants them to meet if they are related, but he doesn’t know how Sister Yu will react. After all, they had not seen each other for almost thirty years. He needs to consult her opinions first and let her be prepared.

Chapter 492 – Air Crash!

Afternoon. 3 pm.

Tokyo international airport. Dong Xuebing boarded flight J736 after getting his boarding pass.

Dong Xuebing’s seat is by the windows, and he placed his luggage in the overhead compartment before fastening his seatbelt.

After a while, a middle-aged Japanese man sat beside him.

Most people on board this flight are Japanese.

Liu Chenlong had booked this flight for Dong Xuebing in Tokyo. This is a Japanese airline and flies direct to Beijing from Tokyo. It’s not a returning flight from a Chinese airline, and most of the passengers are Japanese going to China for work or holidays. There are some Caucasians on board, and Dong Xuebing could not understand a word. He felt bored and closed his eyes to take a nap.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Oh, I had forgotten to switch off my phone.

Although the plane had not departed, it is not right for him to use a mobile phone. Dong Xuebing does not want to answer, but it was Xie Huilan. He hesitated for a while and answered.

“Hello, Huilan.”

“Where are you?”

“Haha… I just boarded my flight and should be back this evening.”

“You are always trying to be special. Everyone from the Investment Promotion Agency had returned. Why are you still there?”

“Ah, something cropped up at noon and caused some delays. I also want to return early. Alright. I will be back at our County before 8 pm.”

“Ok. Come and see me once you are back.”

“Huh? What’s wrong?”

“How long are you going to hide Yunxuan’s pregnancy from me?! When are you going to tell me? Huh?!”

Damn! You know about it now, and what else can I say? Dong Xuebing asked timidly. “How did you find out? Who told you?” Although Dong Xuebing knows he cannot hide this from Xie Huilan, he still wants to drag it as long as possible. Although the three of them had an agreement, pregnancy is still a sensitive topic. He doesn’t know how to tell Huilan as he is scared things might change.

Xie Huilan calmly replied. “Wait. Someone wants to speak to you.”

A few seconds later, Qu Yunxuan answered. “Xiao Bing.”

Dong Xuebing is sweating. “Aunt Xuan? Why are you with Huilan?”

“Oh, I arrived yesterday. Why didn’t you tell me that you are going to Japan? You want to get a beating from me?! Haha… I am at Huilan’s apartment in the quarters.”

“Err… what are you two doing?”

“Watching TV, listening to music, and nothing much.”

“How is our baby?”

“He is fine. Haha… I can feel his kicks now.”

Suddenly, an air stewardess said something to Dong Xuebing in English. But she was speaking too fast, and he did not catch it. She should be asking him to stop using the phone. He quickly said. “The plane is flying soon. I will look for you all once I’m back.”

“Ok. Come back early. I am waiting.”

After hanging up, Dong Xuebing switches off his phone, and the stewardess left after rolling her eyes at him.

Aunt Xuan and Sister Xie are together now. Although Dong Xuebing could not hear anything weird from their phone call earlier, he is still worried.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes….

The air stewardess announced in Japanese and English to ask the passengers to buckle their seatbelts as the plane is departing.

After a while, the plane shook and left the runway. The runway becomes smaller, and Dong Xuebing closed his eyes to catch a short nap. He still has lots to do when he is back.

Some time passed.

Dong Xuebing woke up and looked out of the window. He can see the ocean outside, and they should have left Japan airspace. He looked at his watch and noticed an hour had passed.

Only one hour had passed, and he wonders if he should continue with his nap.

Suddenly, there was a serious of violent turbulence!

Dong Xuebing frowned and thought nothing about it. Small planes tend to shake more in turbulence, and it’s nothing serious. It will end after a while, and he is going to continue with his nap.

The turbulent stopped and started again! This time, it felt stronger!

Other than take-off and landing, the plane should be shaking up and down. But this time, it is shaking from its front and back. Dong Xuebing felt his body leaning forward suddenly. If he had not worn his seatbelt, he would have fallen out of his seat. Not only Dong Xuebing’s face changed, but the other passengers also started to panic. Some Japanese passengers started asking the stewardess what’s wrong. The pilot announced in English and Japanese, saying the plane was experiencing some turbulence, and asked the passengers not to worry. But Dong Xuebing saw the stewardesses rushing up and down anxiously, and he knows it might not be so simple.

Let’s hope it’s not some birds that crashed into the plane’s engine or engine failure.

Dong Xuebing has such thoughts because of the recent air crashes.

People say flying is the safest mode of transportation. But when an accident happens, aircraft passengers are the most dangerous!

The shaking continues and is getting stronger!

The passengers were panicking and grabbed onto their armrests. No one dares to make any noise, and it’s eerily quiet in the cabin!

One second….

Five seconds….

Ten seconds….

Boom! There was a loud explosion on the right-wing!

The engine had burst out in flames!

Damn! Dong Xuebing’s heart almost stopped when he saw the engine on fire. Is the plane going to crash?

“Ahhh!!!!”

The passengers started crying and screaming!

The stewardesses’ face changed and quickly shouted something to the passengers. It should be something about fastening their seatbelts!

Swoosh! The oxygen masks fell from the overhead compartment!

Before any flights take off, the stewardess and screens will show the pre-flight safety demonstration. Even if the passengers did not notice it, they should have seen it in the movies. Dong Xuebing’s first reaction is not to grab the oxygen mask. Two words come into his mind. I’m dead! The oxygen masks have been deployed, and this symbolizes “everyone is dead in this accident.”

The plane started to dive!

Dong Xuebing did not care about others and wore the oxygen mask. He also took out the lifejacket from under his seat and wore it!

Mother f**ker!

Why am I so unlucky to encounter such things?!

The cabin is in chaos. The pilots are repeating their announcements about wearing the oxygen mask and life jackets. Dong Xuebing could hear something about engine failure, and the plane will make an emergency landing. But from the flight’s current situation, the pilot seems to have lost control of the plane. The plane is diving at a 45 degrees angle. How are they going to land? It’s the ocean under them!

2000 meters….

1,600 meters….

1,300 meters….

The plane is losing altitude rapidly!

Dong Xuebing looks out of the window and saw a small island. Rather than calling it a small island, it should be a patch of coral reef, and there are no trees on it. The plane had tilted to one side and was about to make an emergency landing on the island or the sea near it. But the chance of the plane landing safely is almost zero. All the passengers, including Dong Xuebing, did not harbor any hopes.

This is the end!

Dong Xuebing’s hands turned cold, but his expression remained calm.

Death? Dong Xuebing had experienced death too many times. He was shot by bullets more than a dozen times, but this time… he felt his end is near. Emergency landing should not succeed! Jump out of the plane? He knows he cannot survive in the open seas for too long. Furthermore, he will die from the impact if he jumps out of the plane from this height. The plane is more than 100 meters from the sea! His BACK cannot turn back time to one hour before, and he only has slightly more than ten minutes of power left. No matter what he does, he will still die in the end!

Some passengers had unbuckled their seatbelts and rushed to the emergency doors. They cannot jump off the plane now, but they can jump when the plane is about to touch the water. The survival rate should be higher.

Boom! Boom! Boom! Five to six passengers started banging on the emergency exit! They want to escape from the plane!

A stewardess quickly went over to stop them. She mumbled something in Japanese and stopped them from opening the door. In such a situation, remaining in the seats is the safest. If the passengers jump out of the plane, they might get killed by the air turbulence. The cabin is not on fire, and the doors should not be opened until the last minute. Furthermore, all the passengers will be affected if the doors are opened now. The interior and external air pressure difference is too big.

The pilot made another announcement asking the passengers to remain calm!

But how many people can remain calm in this situation?!

“The plane is making an emergency landing! We will be fine! Please remain in your seats!” A stewardess shouted in Japanese.

An elderly Japanese man shouted. “The engine is on fire! How can we be fine?!”

“Open the door! Open it before it is too late!”

“The door cannot be opened! What is going on?!”

“The exit is faulty!”

“What about the door on the other side?!”

“We cannot open it too!”

A Caucasian and five young Japanese men tried to open the safety exit door but failed. They tried banging against it and couldn’t open it! The door seems to be faulty!

All the passengers panicked!

They could not even jump off the plane now! Their final chance of survival is gone. What can they do now? Are they going to sit there and wait for the plane to crash?!

Boom!

The plane shock again!

A stewardess and the standing passengers fell.

The stewardess shouted. “Please return to your seats and fasten your seatbelts! Don’t panic! Return to your seats now!”

Dong Xuebing looks at what is happening around him and smiled wearily.

Is this the end?

Will I survive this air crash?!

Dong Xuebing doesn’t want his life to end now! He still wants to see his child and get married to Xie Huilan and Qu Yunxuan! He also wants to see his mother remarried! He wants to see Sister Yu reunite with her biological parents! He still wants to be promoted to Bureau Director!

But Dong Xuebing will not see all these happening now.

How many more minutes does he have?

Chapter 493 – Last words!

One thousand meters in the air.

All the passengers onboard the flight are panicking and depressed.

The emergency exit doors cannot be opened. Everyone can only pray for the plane to make the emergency landing safely.

Dong Xuebing took out his phone onboard the shaking plane. He wants to hear his family’s voices before his death.

The mobile phone’s signal only has two bars, and he can make calls. It is not allowed to make phone calls onboard the plane because the signal interference will affect the plane’s control. But the plane is about to crash, and Dong Xuebing doesn’t care. He called his mother’s number.

Ring… ring… ring…

The line got through. “Hello… Bing… you… back”

Luan Xiaoping’s voice is breaking up as the signal is not good.

Dong Xuebing choked with sobs when he heard his mother’s voice. “Mum…”

“Why is your background so noisy?” Luan Xiaoping asked curiously. “Where… you? What… the noise….”

“Oh, I’m in a club. It’s quite noisy here. Haha…”

“Why are you at those places? Don’t wander around in Japan and come back early. Call… before you are back. I will help you tidy your place.”

Dong Xuebing felt his heartache. He has lots to tell his Mum but doesn’t know how to start.

“Xiao Bing, did you hear me?”

“Thank you, Mum.”

“Why are you saying this?”

“Nothing… I just want to thank you.” Dong Xuebing started to tear, and he wiped the corner of his eyes. It’s been years since he cried. “… Mum, Old Yang is a good man… I wish you all the best with him.”

Luan Xiaoping raised her voice. “Why are you talking about this suddenly? What happened? Xiao Bing, where are you?! Don’t try to lie to me. Tell me what is going on?”

“Haha… nothing.”

“You are making me nervous. What happened?”

Dong Xuebing looks at the raging sea from the window and the crying passengers around him. He forced a smile. “I am really fine. Mum… you must take care of yourself!”

“Xiao Bing! You…”

Dong Xuebing hangs up.

1,000 meters….

900 meters….

800 meters….

The out-of-controlled plane is gliding towards that patch of coral reef island!

The plane should touch the waters in around one minute!

Dong Xuebing looked at his phone and hesitated for a few seconds before calling Qu Yunxuan’s number. Then, ring… the line got through.

As the plane is nearer to land, the signal is much better.

“Hello? Why are you calling me? I thought you are on board the plane?” Qu Yunxuan is puzzled. “Did you miss your flight again?”

“…Yes.”

“Eh? Why is your background so noisy?”

“… Yes.”

“Say something! Why are you keeping quiet?”

Dong Xuebing’s throat is dry. He wants to tell Aunt Xuan how much he loves her and their child, and he might not be coming back. But he couldn’t say those words out. He took a deep breath and used a serious tone. “Aunt Xuan, we are not suitable for each other. You… you should abort our baby, and let’s not meet again. Find a better man and get married.”

Qu Yunxuan’s face changed. “What are you talking about?!”

“I am not joking with you.”

“Abort our baby? Are you serious?! Try saying that to me again!”

“Just take care of yourself in the future.”

“What happened? Do you know what you are saying?” Qu Yunxuan doesn’t understand why Xiao Bing changed suddenly. He was fine during their phone call an hour ago.

“Give me the phone!” Xie Huilan coldly said. “What is wrong with you!?”

Dong Xuebing gritted his teeth. “Switch the phone to handsfree mode. I have something to tell you two.” He paused for a second and continued. “I have straightened out my thoughts. I am from a different world from the both of you, and we can never live together. Also… I don’t have any feelings for you two, and everything I said is all lies. I also find you two irritating and don’t want to see you all again!”

500 meters….

400 meters….

There’s no more time!

Xie Huilan frowned. “Are you drunk?”

“I am very sober, and I am saying this from the bottom of my heart. So from now onwards, we will go separate ways and stop contacting each other.”

Xie Huilan paused for a second. “… what reply are you expecting from us?”

Dong Xuebing closed his eyes. “Just agree to my request.”

“… alright.”

The plane is shaking more violently, and Dong Xuebing had to hold on to the seat in front of him. “Sister Xie, promise me that you will find a better person to get married with.”

“… ok.”

“Ask Aunt Xuan to agree too!”

Qu Yunxuan shouted. “What is happening?”

Dong Xuebing shouted. “Just promise me! Hurry!”

“Fine! I will find someone to get married tomorrow!”

Dong Xuebing has no more worries on his mind.

Suddenly, Xie Huilan coldly said. “I agreed to your request, but you should also promise me one thing. No matter what happens, you must come back alive!”

“What are you saying? I am fine.”

“Idiot! Do you think I cannot tell something is wrong with your flight from your noisy background?!”

Dong Xuebing did not reply.

“I know you are capable, and even bullets, landslides, etc., cannot kill you! Promise you! You must return safely! Can you hear me?! I want you to come back and stand in front of me!”

300 meters….

250 meters….

“Sorry….”

“Promise me!”

“… sorry.”

“I want you to promise me!”

Dong Xuebing slowly replied. “… I promise.”

Du… du… du… the line is cut.

Return? How am I going to return in this situation? The plane is very near to the deserted island, and the current angle of the plane’s nose made it impossible for them to make a safe emergency landing. Unless there is a miracle, no one will survive this crash!

200 meters!

100 meters!

50 meters!

“Arghhhh!”

The plane shook, and loud shrieks and screams filled the cabins!

Dong Xuebing was thrown around in his seat and quickly tighten his seatbelt and hold on to the oxygen mask. Xie Huilan’s voice is still ringing in his ears, and she rekindled his desire to survive!

F**k!

Since I will die anyway, I will fight it to the end!

Dong Xuebing opened his eyes and looked out of the window. He clenched his fist and is prepared to use all his strength to stay alive!

He wants to live!

He wants to return!

Chapter 494 – Survival!

The plane is less than 100 meters from the water!

Although the pilot is trying to pull up the plane, it is not slowing down!

Dong Xuebing does not want to sit there and wait for his death. He pulled his oxygen mask off and unfastened his seatbelt before jumping up onto his seat. He stepped on the backrest of the seats in front and tried to get onto the aisle. The plane jolt, and he fell face-down on the aisle.

“Get back to your seats!”

“The plane is making an emergency landing! Don’t leave your seat!”

Two stewardesses shouted at Dong Xuebing and others who are trying to open the emergency exit doors.

Dong Xuebing ignored them and started running towards the door!

A few others are doing the same as none of them felt the plane could land safely. Everyone felt jumping off the plane is the best option now. But the plane is still almost 100 meters from the waters, and it is equivalent to more than ten stories high. They might not survive from the impact even if they land in the sea. However… there is still a slim chance of survival.

Bam! Bam!

A black person is using his shoulder to bang against the emergency exit!

One time! Two times! Three times! The door is not bulging! There’s no way they can escape!

“Hurry up!”

“There’s no more time! Break down the door!”

“We can’t open it! The door had malfunction!”

Dong Xuebing reached the exit and looked at the instructions written on the door before shouting. “Step aside!” He kicked the door with all his strength!

Bam!

The door is still locked!

A Japanese couple and a few middle-aged men are trying to open another exit door, but they also failed to open it! Dong Xuebing gave the door a few kicks and cursed. How is this still considered an emergency exit?! It can’t even be opened in an emergency! Dong Xuebing does not know if it is a malfunction or the aircrew had locked it. He looked out of the windows and knew there’s no more time!

Ten meters……

Five meters……

One meter……

Kaboom!

The cabin shook! Dong Xuebing and those who did not have their seatbelts on were flunked out!

The plane had landed! The pilot should be thinking of landing on the water to slow the plane before sliding onto the reef island!

Boom!

The luggage in the overhead compartment fell, and the plane felt like it’s going to break into pieces!

Dong Xuebing held on to a seat to steady himself. One second… two seconds… three seconds… a loud explosion happened! Before he died, he saw a fireball engulfed everyone in the cabin!

It’s pitch-black, and Dong Xuebing felt he had entered into a dream.

Dong Xuebing is very familiar with this feeling, as he knows he is dead. He did not feel any pain and died instantly.

The plane did not land successfully! It hit the reef island and exploded! The sea did not slow the plane down!

Damn! I cannot die like this!

BACK 60 Seconds!

“Argh!”

“It’s going to hit the water!”

Dong Xuebing felt a hint of giddiness and found himself back in his seat. His seatbelt is still fastened, and he is wearing the oxygen mask. He had returned to the moment before the crash!

Since the doors cannot be opened, then I shall break the windows!

Dong Xuebing did not wait and used his elbow to hit the window!

Bam! A crack immediately appears from the impact! Aircraft windows’ glass is less brittle compared to normal glass, but it can still be damaged!

Two hits!

Three hits!

Four hits!

The glass shattered!

Dong Xuebing immediately unfastened his seatbelt and grabbed an iPad from a piece of luggage, fallen off the overhead cabin. He used it to hit against the second layer of glass. Crack! The glass shattered from one impact. He quickly cleans the remaining glass shards sticking from the sides of the windows and sticks his head out. Shoosh! A strong suction almost tore his head off his neck!

Pain!

Dong Xuebing could not even breathe!

Dong Xuebing clenched his teeth and tried to squeeze his body out through the small window. But his life jacket is too big, and he had no choice but to remove it before trying again. Luckily, he is not fat and could climb out of the window!

When Dong Xuebing finally got half of his body out of the window, he was blown off by the strong winds!

Swoosh!

Dong Xuebing felt the world is spinning!

The burning wings, aircraft body, sky, sea, etc., are spinning around Dong Xuebing. He could not even make out his body’s position and can only feel he is falling. This is a terrible feeling worse than death, and he has difficulties breathing!

OK!

Dong Xuebing felt it’s time and shouted STOP!

His thinking is simple. He will use STOP to stop time and freeze himself in midair to lessen the impact of falling. After that, he will use STOP again to land safely into the waters.

…….

Time stopped!

But two seconds later, Dong Xuebing felt excruciating pain throughout his body, and everything turns black again!

Dong Xuebing could tell the difference between fainting and dying. He paused for a second and knew he died again!

Why?

Is STOP not effective?! Why did he continue to fall?

Dong Xuebing thought about it and remembered his STOP could stop time for everyone and everything in the world, except for himself. When he used this power in the past, he could walk around, and gravity still affects him. He cannot apply the STOP effect on himself!

Is this not working?!

Am I going to die like this?!

BACK 70 seconds!

…….

Time returned!

The plane is going to hit the water, and the passengers are screaming and crying!

Dong Xuebing is sitting in his seat, and he sighed. What should he do if everything did not work?! Is he going to sit there and wait for his death?!

Yes! Let me try this!

If this still doesn’t work, then it’s the end!

Dong Xuebing did not unfasten his seatbelt and took a few deep breaths to brace himself for the final escape plan. He must try it no matter what. He lifted his elbow and started banging against the window. One hit! Two hits! Three hits!

Very soon, both layer of glasses is broken!

A strong suction almost pulled Dong Xuebing out of the window!

“What are you doing?!”

“Don’t break the glass! Are you mad?!”

A few passengers shouted as they could feel the strong air suction. They felt this is more dangerous!

Dong Xuebing didn’t understand Japanese and ignored them. He is staring at the sea outside of the window!

Fifteen meters…

Ten meters….

Five meters….

One meter….

Crash! The plane dived onto the water! It is making the emergency landing!

Right now!

Dong Xuebing shouted STOP!

The moment Dong Xuebing shouted the command, a large explosion and fire engulfed the cabin and passengers!

Then… time stopped!

A bright flame solidified in front of Dong Xuebing. He could feel the heat, and most of the passengers are engulfed in the explosion. Some passengers’ bodies are dismembered from the impact, and the flame swallows some. The aircraft debris pierced through some of the passengers’ bodies, and the world is silent after STOP is used. He had seen many deaths, but the scene in front of him is too tragic, making him shiver.

Most of the passengers are dead!

They had died a tragic death!

A glass shard is hanging in the air just five to six centimeters away from Dong Xuebing’s left temple. If he was one second late, he might be swallowed by the raging flames and died!

Dong Xuebing did not look at other passengers, as he doesn’t even know if he can survive this air crash. The plane is no longer shaking, and he immediately unfastens his seatbelt to climb out of the window. He squeezed himself out of the window, and he had his life jacket on this time. The explosion had caused a large crack above the window, and a person’s body can go through it. He lowered his head and jumped onto the burning wing! Only a small portion of the wing is left!

The aircraft had disintegrated. The front half of the plane had disappeared in the raging flames.

The sea is below the wing, and the noise of the plane had reached the reef island. The island is small and could not fit the plane. The pilot had made a mistake by trying to land on the reef island.

Dong Xuebing looked around and did not choose to go towards the reef island. If the plane exploded, the island might disappear from the impact. His only option is to jump into the sea and swim away to avoid getting caught up in the explosions!

Huff!

Dong Xuebing jumped off the plane.

Suddenly, Dong Xuebing found himself standing on the water! The raging waves had frozen, and it felt like he was standing on a concrete floor. He was stunned for a second. But he knew this is not the time to be amazed. He quickly runs on the sea, away from the plane and the reef island!

Ten meters….

Fifty meters….

Hundred meters….

Dong Xuebing doesn’t have much time left, and he mumbled STOP!

Boom!

The plane exploded, and even the reef island is blown to bits by the impact! The island disappeared and sunk into the sea with the aircraft debris!

The explosion was so big that it created a ten meters wave!

Splash! Dong Xuebing, who had fallen into the water, was swallowed by the huge wave!

After that, he lost consciousness!

Chapter 495 – Near escape!

One hour….

Two hours….

Three hours….

Dong Xuebing did not know how much time had passed, but it’s dark when he woke up.

The waves hit Dong Xuebing’s face, and he looks around. He was stunned for a while before he remembered what happened. His plane exploded, and a huge wave swallowed him. Luckily, he is wearing his life jacket, and he is floating in the darkness. He could not see anything other than waves and the sea.

Where am I?

Where is the aircraft debris?

Dong Xuebing looks around with the help of the moonlight. He had lost his directions, and it should be night. His plane crashed in the afternoon, and he does not know his current location after drifting on the sea for hours. He only knows he is very far from the crash site.

This is the worst scenario!

Dong Xuebing is floating in the middle of the sea, helplessly. He sighed in his heart and knows it’s not so easy to escape death. Although he survived the air crash and explosion, he is still not out of danger. He is far from the crash site, and the search party will not find him. The search party might not even find the crash site as the plane had disappeared under the sea. At most, some debris can be found floating near the crash site, and the search plane might not even spot it.

Some things are destined to happen.

Dong Xuebing still cannot escape his fate.

Dong Xuebing cursed loudly, but no one can hear him in the vast sea!

No!

I had barely survived the crash! I must think of a solution!

Dong Xuebing’s only hope is the search party’s plane notices him. But he must find somewhere to rest, as he cannot continue to drift around in the sea. He almost cannot feel his legs because of the cold.

Swim!

It would be terrific if Dong Xuebing can find an island with trees and drinking water!

Dong Xuebing picks a direction and started swimming to find someplace he can rest. He also needs to move his body before he gets freeze to death.

One hour passed.

Two hours passed.

Dong Xuebing swam and swam. He will stop to rest when he is tired and continue after he regained his energy.

Nothing is around Dong Xuebing other than water. He could not see anything, and he can feel fishes brushing against him in the water. About fifteen minutes ago, he saw a two meters shadow swimming across his path and was shocked. He is afraid he might be eaten by a shark and quickly change direction to avoid that area.

The sea is scarier than the Amazon forest.

No one can survive without food and water. His fate will be freeze to death, starved to death, died of dehydration, drown, eaten by fishes, etc., in the end.

Middle of the night.

The sea breeze is freezing cold.

Dong Xuebing did not spot any search party and is exhausted. He has no more energy to swim.

Suddenly, the waves got stronger!

Swish… swish!

The wind howled above Dong Xuebing, and he can only see high waves in front of him. A few minutes later, waves around four to five meters swallowed him!

Pui…!

Dong Xuebing closed his eyes and pinched his nose as his body was sucked towards the bottom of the sea!

Dong Xuebing can only hold his breath for one minute and could not hold on much longer underwater. He opened his eyes and felt the sting because of the seawater. He used his remaining strength to swim upwards. The current had made him lost his direction, and his lifejacket helped him float towards the surface as he was almost out of breath!

Splash!

Dong Xuebing’s head is finally out of the water, and he gasped for air!

Before he could catch his breath, another wave pressed down on him and pushed him back into the water. He could feel pain in his back and left shoulder from the impact!

Dong Xuebing continued to struggle among the waves.

About twenty minutes later, the sea and wind calmed down.

Dong Xuebing sighed in relief. He is cold, exhausted, hungry, and thirsty. This is worse than death. But he did not give up because of Xie Huilan, Qu Yunxuan, his mother, and Yu Meixia. Damn! It’s only the sea! I was never scared of anyone or anything all my life!

Bam!

Dong Xuebing suddenly felt his back hitting something!

Dong Xuebing cursed and turned to see what he had hit! He immediately brightens up! Heaven has not given up on him!

Dong Xuebing does not know where the waves and current had swept him, but he had hit on a reef!

The reef is about four to five meters wide and two meters above the water!

Dong Xuebing finally found a place to rest. He grabbed onto the reef rock and climbed onto it. He laid on it, panting, and could not move. All he can hear is the waves crashing into the rock and look at the moon in the sky. He knows China should receive news of his death if the search party found the plane’s debris.

Most air crashes do not have survivors. Even if the search party managed to salvage the aircraft debris, they would not know if anyone survives the crash. Most of the bodies will be in pieces or swept away by the currents. That’s why Dong Xuebing knows he should be pronounced dead or missing by now. Dead or missing are the same in air crashes in the open seas.

Will Aunt Xuan abort her child if she knows I am dead?

What about Sister Xie? Will she get married to that Deputy Mayor Cheng Keliang?

What about my position? Someone should have replaced me as the Investment Promotion Agency’s Chief.

Dong Xuebing slapped his forehead after letting his imaginations run wild for a moment. This is not the time to be thinking about these. What matters most is how to survive this ordeal!

Chapter 496 – Fishing!

Morning.

The sun is up, and the reef stone is scorching hot.

The heat awakens dong Xuebing. He sat up, hoping to see the search party but was disappointed. It’s freezing at night and hot during the day on the rock, and he wonders how long he can last in such an environment.

One day?

Two days?

Dong Xuebing doesn’t know as he is almost at his limits now.

People can survive without food and water for two to three days, but that is in a normal environment. Dong Xuebing had experienced death several times yesterday and was drifting in the sea for hours. He is exhausted, hungry, and dehydrated.

Dong Xuebing needs to conserve his energy and laid on the reef rock motionlessly. The clothes he took off yesterday are dried, and he wore them to protect himself from the sun.

Dong Xuebing knows he will die if this carries on.

One hour….

Three hours….

Five hours….

Hold on! I must hold on!

Dong Xuebing got disappointed as he waited until noon.

It’s almost 24 hours after the air crash. Based on previous air crashes, most countries would have reported this crash by now, and the search efforts should have begun. But until now, Dong Xuebing did not see any search party and knew he must have drifted far away from the crash site. If not, he would have seen the search party by now. He had worked in the Public Security Bureau and knows about sea search and rescue procedures. The search party will narrow down to the crash site and expand the search from there. If he were swept too far from the site, they would never find him.

The search party will not be coming for him.

Will I ever be rescued?

It’s hard for someone to hold on if they don’t have anything to look forward to. Also, Dong Xuebing is too hungry and thirsty.

Drink seawater?

No. I will die faster if I do that.

Use the evaporation method to harvest drinking water from seawater?! But there’s no fire, wood, or container!

Dong Xuebing checked his pockets. Other than a bunch of keys, and two name cards, all his belongings were swept away last night.

Eat the name cards?!

That will not solve my hunger!

Dong Xuebing is dying from his hunger, and he felt he might not last until nightfall if this carries on. He knows he is close to dying from his cold sweat and lethargies. His throat is parched, and he sighed. He hopes Aunt Xuan, Sister Xie, and Sister Yu will find a good partner in the future, and Old Yang will treat his mother well…

Suddenly, there is a rumble of thunder, and dark clouds are coming towards Dong Xuebing!

Is it going to rain?

Rain is common in the seas, and this is what Dong Xuebing has been waiting for. He gathered all his strength and stood up to wear his lifejacket. The waves got stronger and came crashing onto the reef rock. He will not be spared from the waves even when standing two meters high. He lowered his center of gravity and held on to the shape edges of the rock.

About ten minutes later, the rain came!

Rumble! Thunder, flashes of lightning, and rain came pouring down!

Dong Xuebing quickly looks up and opens his mouth to drink as much rain as possible. The reef rock has lots of cracks and could not hold any water. He used both hands to try to collect as much rainwater as possible. He could only get less than a few dozen droplets into his mouth after half a minute. This is equivalent to taking a sip from a bottle of mineral water. He is still thirsty.

The dark clouds started moving further away from Dong Xuebing. Finally, the rain is going to stop!

Damn! Why can’t you rain a while more?!

Dong Xuebing is frustrated as this little water is not enough for him. Suddenly, he has an idea. He shouted … STOP!

The seagulls stopped squealing!

The waves froze, and the wind stopped!

Dong Xuebing still has four to five minutes left and cannot afford to waste time. So he looked at the countless droplets in the air and started eating them with his mouth. Five droplets… ten droplets… twenty droplets… fifty droplets… after he finished ‘eating’ all the rain droplets above and around the reef rock, he resumed time. Time resumed, and all the droplets in his mouth merged, and he drank it in one gulp!

It feels good!

Pitter-patter… the raindrops continue to fall, and it’s about to stop anytime soon.

Dong Xuebing shouted STOP again.

Time stopped again, and Dong Xuebing continued to use his hands and mouth to stuff raindrops into his mouth. It’s heavy rain, and he can collect five to six droplets easily in one palm. After collecting enough raindrops, he resumed time and drank it.

One time…

Three times…

Five times…

After a while, Dong Xuebing laid down on the reef rock with his stomach filled with water. It feels so good.

Dong Xuebing had temporarily quenched his thirst, but food…

Dong Xuebing got another idea. He looks at the sea around the rock. It is beautiful from where he is standing. Although the waves are not high in this rain, the sea will not calm down. But he does not have the mood to admire the sea. He stared at the water for a few minutes and suddenly brightened up!

Fishes!

Of course, there are fishes in the sea.

But it is impossible to catch fish here. Even an experienced fisherman will not catch any fishes without fishing rods, nets, bait, etc. Catching fishes barehandedly in the rivers might be possible, but not in the open seas. So how is Dong Xuebing going to catch fish now?

Dong Xuebing has an idea.

He took off his lifejacket and jumped into the sea!

Splash! Dong Xuebing opened his eyes and held his breath underwater while swimming around the reef rock. Then, he looks around and resurfaces for air after 30 seconds before diving down again. Although he had drunk some water earlier, he is still exhausted.

Ten minutes passed.

Suddenly, Dong Xuebing saw a fish with some stripes. It is not bright underwater, and he cannot tell its color. But it should be greyish and about the size of a grown carp. This fish is swimming two to three meters with his back towards him.

That’s the fish!

Dong Xuebing can never be faster than a fish underwater. The moment he reached towards the fish, it changed direction and swam away.

Escape?!

STOP!

The sea froze as time stopped!

During the time stop, all physical objects will be “frozen” in place. For example, a mobile phone dropping onto the ground will be floating in midair, and Dong Xuebing will need to use some strength to move it. It is the same for the sea. Dong Xuebing can walk on the sea, but he needs to use more strength to move in the “frozen” sea.

Ten centimeters….

Twenty centimeters….

Half a meter….

When Dong Xuebing could not hold his breath any longer, his hand finally reached the stationary fish, and he grabbed it tightly!

STOP!

…….

…….

Time resumed!

The fish is struggling and trying to escape from Dong Xuebing’s hand. But he will never let go. He tightened his grip until his fingernails pierced through the fish’s scales and swam towards the surface. He climbed onto the reef rock and panted.

He had finally caught a fish!

Dong Xuebing threw the fish hard onto the rocky surface and started to gut it. He removed the internal organs and some bones before washing them with seawater. He felt slightly disgusted to eat raw fish but still stuff the meat into his mouth.

Yucks… it’s salty and fishy.

Dong Xuebing cannot be picky now. Raw fish is better than eating name cards. Furthermore, Sashimi is very popular in Japan.

Just eat it!

Dong Xuebing is starving and couldn’t care about the taste. He devoured the fish in a few bites and burped. He had just eaten almost 1 kg of raw fish and is finally full. Suddenly, he had a bad stomachache. Maybe there are parasites in that unknown fish. But having stomachaches is better than starving to death. If it is another person stranded on the reef rock, he might not even touch a fish. Let alone eat it.

Dong Xuebing looks at the sun setting as he lays on the rock.

Is he going to live on this rock for the rest of his life if the search party did not come for him?

Also, Dong Xuebing’s food and water issues are only solved temporarily. What if it does not rain for more than three days, or he cannot catch any fishes? He will still die.

What should he do?

How is he going to get back?

This is the first time Dong Xuebing felt so helpless. There’s no way he can win against nature.

Chapter 497 – There’s a ship!

One day….

Five days….

Ten days….

More than a dozen days had passed.

This afternoon, Dong Xuebing used his keys to cut the flesh of a spotted fish into pieces and place it on the rock for drying. He will flip the fish slices after a while, and it is semi-cooked after about two hours before eating. After eating, he continued to stare afar listlessly.

It’s been more than ten days, but the search party still has not come for him.

The past few days were torture. Dong Xuebing almost died several times. He was almost swept into the seas by large waves several times and almost died of thirst because there was no rain for two days and two nights. Luckily, he managed to survive. When is this going to end? The last time it rained was two days ago, and he had not drunk anything since. His throat is dry, and he can only get some moisture from the fish slices. But it is not enough. He could not hold on any longer. He is physically and mentally exhausted.

Where is the search party? What the f**k are you all doing?! Can you all come faster?!

If I am not rescued soon, I will become a dried corpse!

Dong Xuebing reached towards the sky and clenched his fist weakly. At least give me some rain if there are no helicopters.

It’s been more than ten days, and Dong Xuebing can survive because of his STOP powers. No one could last so long if it were someone else. But STOP is not invincible and could not solve the drinking water issue. He could not get enough food, water, and the temperature difference during the day and night is too big. His life is being drained every second and is at his limits. Maybe, he might not wake up after he falls asleep.

Sigh… sigh… sigh…

Suddenly, Dong Xuebing saw something from the corner of his eyes.

“Huh?” He sat up and looked into the distance.

There is a black shadow on the horizon, and it’s getting nearer and bigger. But Dong Xuebing could not see clearly because it was too far away.

What is that?

Shark? Whale? Or…

It’s nearer… Dong Xuebing can finally see it! It’s a ship!

Dong Xuebing is overjoyed and stood up excitedly. He looked around and grabbed the orange lifejacket. Lifejackets are made in this color because it’s easier to spot from a distance. He raised his lifejacket above his head and started waving and shouting with his hoarse voice.

“Hey! There’s someone here! Help!”

It’s too far, and the people on the ship should not hear him.

Dong Xuebing shouted louder. “Hello! Over here! Here!”

Dong Xuebing had finally seen a glimpse of hope, and he used all his strength to shout for help.

“HELP! HELP!”

“Hey! This way! Over here!”

But that ship, a few hundred meters away, did not react after he shouted for a while.

The ship is not traveling towards Dong Xuebing’s position. It is moving diagonally in front of him and is getting further away. Suddenly, Dong Xuebing noticed a person appearing on the deck, and he seems to be looking in his direction. He shouted louder and raised his lifejacket, hoping to be spotted. The person should have seen him, and two more people appeared on the deck after a while. One of them is using binoculars and pointing towards him.

They have spotted me!

Dong Xuebing is a relief. He is feeling giddy from the shouting and waving.

“Hello! Please help!”

“Come closer! I can swim over if you are closer!”

Dong Xuebing shouted again.

There are no flags on the ship, and Dong Xuebing doesn’t know where this ship is from. He can only make out the figure of the crew and could not tell their nationality. But most ships will rescue people from the sea when they come across them. That’s why he never thought that ship would ignore him. But the ship did not stop and continued to move forward.

The crew had also left the deck.

The cargo ship maintained its speed and is getting further from Dong Xuebing.

Dong Xuebing is furious. Damn! How can you leave without rescuing me?!

Dong Xuebing had waited for more than ten days for a ship to pass by. This is his only hope to get home, and that ship is continuing with its way? How long more does he need to wait for another ship? He is not someone who gives up easily. This is an opportunity to survive, and he will not sit there like a fool. This is not his style!

Fine! You all are not coming over, right?!

Then I shall go over to your side!

Dong Xuebing wore his clothes and looked at that cargo ship a distance away before saying STOP in his heart!

No humans, including good swimmers, can swim faster than a ship and catch up with it.

But Dong Xuebing can!

Dong Xuebing is the only person who can do that!

After giving the command STOP, time stopped.

The grey-colored ship stopped, and the waves solidified like ice. Dong Xuebing jumped off the reef rock onto the sea and started running towards the cargo ship!

Ten meters….

One hundred meters….

Two hundred meters….

Three hundred meters….

The waves made the sea surface uneven, and Dong Xuebing had to make sure not to trip as he ran towards the ship.

Tiring…

Dong Xuebing almost collapsed due to his fatigue!

But he is not giving up. Even when he had not drunk a single drop of water for two days, he will not stop. This is his only hope of getting home, and he is determined to get on board the ship!

Fifty meters more!

Twenty meters more!

Ten meters more!

Reached!

This is not a big cargo ship, but it is not small either. The deck is several meters high, and it’s impossible to get on board by swimming. But Dong Xuebing has a solution. He used his momentum to jump onto a large wave against the ship and leap upwards to the deck. He managed to hold on to the side of the deck and flipped himself over.

Success!

Chapter 498 – News about the air crash!

Afternoon.

Onboard the cargo ship.

Dong Xuebing finally got onto the deck and looked around while panting. Three Asian crew are standing 3 meters diagonally away from him, and they are the ones he saw from the reef rock. These men look like Japanese from their features, and one of them is smoking. The cigarette smoke is hanging in mid-air, and the other two men are smiling. They seem to be laughing over something before STOP comes into effect.

Dong Xuebing hides before saying STOP in his heart.

Time resumed.

“Who do you think is that person?”

“He should be a fisherman caught in a shipwreck. But why is he here?”

“That’s right. Hahaha… He is still hoping to be saved by us.”

“I think he will not last a few days without food and water. He will die here sooner or later.”

“Yes. No ships other than us, making a detour, will pass by here.”

“Eh? Where is that man? Look at that reef rock!”

“Was he swept into the sea by the waves?”

“I did not see any waves. Could he be swimming after us?”

“Hahaha… what an idiot. Swim? He must catch up with us first!”

Dong Xuebing does not understand what they are saying but can tell they speak in some Japanese dialects. Are these people Japanese?! Damn! I had boarded your country’s place and met with an air crash, and you all refused to save me?! He can tell these people are not sea crew from their expression. They look more like gangsters, and he was shocked to see them carry guns on their waist!

Is this a smuggler’s ship?

Is it use for drugs or human trafficking?

Dong Xuebing finally understood why this ship had passed by this area. Most cargo ships will avoid navigation routes near areas with reef rocks. But this is not the time to think about all these. He needs to find water, as his legs are wobbly after running a few hundred meters.

STOP!

Time stopped again!

Dong Xuebing looks at the three Japanese and entered the bridge behind them, and closes the door.

An armed middle-aged man is standing guard inside.

Dong Xuebing walks past him and looks into every room inside.

A few moments later, Dong Xuebing’s eyes brighten. He had entered a room for resting, and there’s no one around. He closed the door behind him and looked around. There’s a bed, a table, a coffee table, a TV, two pieces of bread on the table, and a pot of coffee. The coffee should be placed there for a while as it is not hot anymore.

Is this the captain’s cabin? It’s quite luxurious.

Dong Xuebing immediately resume time. STOP!

“!@@$!#%#&#%&%$^$….” The TV is on, and it’s playing some Japanese programs.

Dong Xuebing grabbed the pot of coffee and sat on the bed before finishing everything in one gulp!

Refreshing!

Dong Xuebing grabbed the bread and quickly ate it.

Nothing feels better than having food to eat and water to drink.

Dong Xuebing did not treat himself as an outsider. After eating and drinking, he took off his clothes, which looks more like pieces of cloth, and threw them under the bed. He got a wet towel to start wiping himself and tidying his hair. He searched the closet and found a suit with leather shoes. The suit is slightly bigger, but the shoes are just nice. After wearing the suit, he stood in front of the mirror and nodded.

He looks more like a person now.

Oh, where is this ship heading?

This is crucial to Dong Xuebing. He searched the room and found a map. It’s a map of Japan, and someone had drawn a navigation route with a pen. An area on the map is circled, and it should be the ship’s destination. It is a city by the seas, and it’s not far from Tokyo.

This ship is returning to Japan?!

This does not make a difference to Dong Xuebing, as he did not hope to get on board a ship to return to China. Anyway, he can find a way back once he reaches Japan.

He kept the map in his pocket and took a cigarette out of a packet he found under the coffee table.

It’s been days since he smoked, and it felt good.

Dong Xuebing crossed his legs and watched TV as if he is the captain of the ship.

The news on TV is reporting something that caught Dong Xuebing’s attention. He does not know how the ship got its TV signals or if the news is prerecorded. It is reporting about flight J736!

That’s the flight Dong Xuebing was on when it crashed!

He is furious when he saw the news about the flight. The engine caught fire, and the emergency exit doors cannot be opened! What a lousy plane!

The newscaster reported in Japanese and showed footage of aircraft debris floating on the sea. This footage is taken from a helicopter, and a few search and rescue boats are salvaging the debris.

Is this the crash site?

Dong Xuebing frowned because he could read some Chinese characters in the Japanese captions on the footage. “237 passengers” “Crash” It’s been so many days, and the news is still reporting about this air crash. It must be quite shocking as 237 lives are gone just like this. This crash seems to be more serious than previous air crashes.

The news continued with the reports.

No survivors?

Halting the search efforts temporary?!

They managed to salvage some of the victims’ bodies, and the rest disappeared due to the explosion?!

Dong Xuebing had guessed correctly after watching the news. Everyone thinks there are no survivors of this crash, and all the passengers are dead.

Dong Xuebing rested on the bed for a while, smoked another cigarette, and drank some water. He looks at his hands and thinks back on his brushes with death in the past few days. If he doesn’t have BACK and STOP and happened to see this ‘smugglers’ ship,’ he should be dead. It’s a miracle for him to be alive.

Chapter 499 – Land!

Afternoon 4 pm.

Ship’s resting area.

Dong Xuebing looks around for a phone. He wants to contact China to inform them that he is still alive but could not find any communication devices.

Suddenly, Dong Xuebing hears footsteps outside. Someone is coming!

Dong Xuebing quickly tidied up the room and stood behind the door.

The door opened, and the middle-aged man, who was smoking on the deck earlier, entered.

Dong Xuebing mumbled STOP in his heart and squeeze himself through that man and the door to the corridor. He looks around and quickly walks towards a dimly lit corner before resuming time.

“Eh? Where’s my bread?!”

“… Bro, what happened?”

“Which one of you touched my coffee and bread?! Eh? Why are my clothes gone?”

“Huh? I don’t know. Why…”

“You have been guarding outside! What do you mean by you don’t know?!”

“Bro, I don’t know. No one had entered your room earlier!”

The shouting continued for around three minutes before it quiets down. Dong Xuebing looks out from the corner, where he was hiding, and noticed no one is along the corridor. He crept his way to the end of the corridor and entered a dark room. There’s no one around, and he closed the door behind him. After that, he sat behind the door and rest.

One hour…

Two hours…

Three hours…

Dong Xuebing fell asleep, and it was dark when he woke up. He does not know what time it is and wonders why the ship had not docked. Eh? The ship had stopped? He froze. Although the ship is stable, he can feel the difference whether if it was moving. Is the ship docked? He quickly tidied his clothes and pressed his ear against the door.

It’s quiet. No one is talking or walking around.

Something’s wrong. Dong Xuebing has a bad feeling.

Just as Dong Xuebing is wondering what happened, he heard some gunshots. Bang! Bang! Bang! It sounded it was fired from the deck!

Gunshots, screaming… it was chaotic outside!

“Arrghh!”

Bang, bang, bang!

Bang, bang, bang!

Bang! A bullet hole suddenly appeared on the cabin’s door. It was just beside Dong Xuebing and almost hit him.

Dong Xuebing knows he cannot hide here anymore. Something must have happened on the ship. He sticks his head out of the room, and no one is along the corridor. The gunshots and screams are from the deck, and it’s getting closer. He quickly rushed to the stairs at the end of the corridor and lowered his body to avoid getting shot. He climbed up slowly and opened the door at the top of the stairs.

Bang, bang, bang!

The gunshots are louder!

Dong Xuebing saw the sparks from guns firing in the dark when he peeped outside. Two men were lying in a large puddle of blood on the deck. The bullets had killed them, and a few crew members are firing towards the diagonally opposite direction. Splash! One of the crew threw his pistol aside and jumped into the sea to escape. The cargo ship had docked, and Dong Xuebing can see the lights from a nearby city. A few Japanese Police Officers are firing at the cargo ship from land, and two Officers had almost reached the ship.

Gunfight between the cops and smugglers?!

Police had surrounded the smuggling ship?!

Dong Xuebing does not want to get involved. He only wants to return home and tell his mother, Sister Xie, Aunt Xuan, and the rest that he is still alive. Furthermore, he cannot speak Japanese, and he is onboard the ship. He cannot explain why he is on board to the Police.

The best way is to leave!

STOP!

The world becomes quiet, and time stopped!

Dong Xuebing quickly runs out while checking how much time he has with MENU. He started running across the deck. The port is not the usual port, and it is located in a secluded place. This place looks like a fishing village, and a few bullet heads had stopped in mid-air. The sparks from the gunfire, the night, and the stars formed a beautiful picture.

Dong Xuebing jumps off the deck onto the shore.

He is excited to step on solid ground after being trapped on that reek rock for almost two weeks. This is what he had been thinking every day while on the reef.

Dong Xuebing is finally on land!

He can finally return home!

Dong Xuebing quickened his pace and ran past the defense line formed by more than a dozen Japanese Police Officers. He hid behind a small warehouse behind the port before resuming time!

Bang! Bang!

Gunshots continued!

Dong Xuebing doesn’t care about the situation here and is only thinking about how to get home. He looks around, but there are no cars. He took a glance at the map he gotten from the ship. Hmmm… this should be the location where the captain circled on the map. Tokyo is located north of this place… North… Which direction is north?! He looked up at the sky and used the stars to confirm the direction. He needs to move towards a direction on his left!

But when Dong Xuebing was about to move, a pair of bright headlights shone on him!

It’s a Police car! Two Police Officers alighted and pointed their guns at Dong Xuebing.

“@#@%@$%$$^…?”

“@#$@% ^$#%#…!”

Both Officers shouted something in Japanese!

But Dong Xuebing could not understand them. Damn! Why is there an ambush here?! These Officers are too careful! He turned and started running to take cover behind the corner of the warehouse. He can hear the Officers’ footsteps getting nearer as they ran after him. He did not wait for them to get close and shouted STOP! He sticks his head out and saw both Officers standing there like statues. He ran past them and got into the Police Car before resuming time!

……

Time resumed!

Dong Xuebing stepped on the accelerator and sped towards the north. Those Officers should not see his face clearly as it was very dark. There are no other vehicles around except police cars, and he will use STOP to escape if he was caught. Nothing will happen.

Let’s go!

Tokyo!

Bang! Bang! Bang! The Officers fired at Dong Xuebing.

Dang! Dang! Bullets hit the car, and the rear windshield was cracked.

Dong Xuebing quickly lowered his head and sped off!

Swoosh! The Police car quickly disappears from the road.

He peeps at the rear-view mirror and saw those two Officers shouting into their radio for backups.

Dong Xuebing had faced off Japanese Police when he came over to steal the relics from the National Museum previously and thought nothing about it. He took a last glance towards the direction of the smugglers’ ship before entering the highway.

One kilometer….

Five kilometers….

Eight kilometers….

Soon, Dong Xuebing can see the bright lights of a city in front of him. He knows there will be multiple roadblocks waiting for him in front too. Driving a stolen Police car into the city is courting death. It’s too obvious, and other Police cars behind him are catching up.

Abandon car!

Dong Xuebing made his decision and saw a young man stopped his car by the roadside. He is talking on his phone, and Dong Xuebing brakes. That young man saw it in a Police car and thought it was because he had stopped his car on the highway to make a phone call. He quickly gestured that he is moving off after hanging up. But Dong Xuebing does not want to let that young man see his face and quickly uses STOP. He ran over and gave that man a knife-hand blow on his neck!

STOP!

The young man fainted, and Dong Xuebing dragged him into the bushes by the roadside. After that, he drove that old Honda Accord towards the north!

The young man will surely call the Police after he wakes up, and Dong Xuebing must reach Tokyo before the Police catch up with him. Only Tokyo has flights back to China.

One hour….

Three hours….

Five hours….

Dong Xuebing doesn’t know his current location after driving through the night. He only knows that he is driving towards the north, and the bustling streets around him indicate he should have reached or is very near to Tokyo.

Suddenly, Police sirens got closer.

Dong Xuebing frowned and looks at his rear-view mirror. Two Police cars are behind him, and an Officer is sticking his head out of the window with a gun.

Bang! The rear windscreen shattered!

I’m exposed?!

Dong Xuebing quickly changed lanes and turned into another street!

Screech!!! Dong Xuebing slammed the breaks and shouted STOP!

He got out of the car and ran into an alleyway towards another street. He disappeared into the crowd before resuming time!

Dong Xuebing cannot afford to waste STOP anymore. He is wanted by the Police and has no identification and money with him. How is he going to buy air tickets? That’s why he needs to save his remaining time to sneak on the plane. This is the only way for him to get home without trying to explain himself. Who knows how long the investigation will take if the Police catch him?

Dong Xuebing looks at the road sign. He is in Tokyo!

Airport! Here I come!

Ten seconds later, two Police cars stopped by the roadside. Four fully equipped Officers stepped towards the Honda Accord cautiously with their guns.

But they were shocked when they got nearer. They had not let this car went out of their sight, and no one had opened the doors. But there’s no one in the car!

Chapter 500 – I’m Back!

Morning.

It’s dawn, and the sky is slowly turning bright.

Dong Xuebing stood outside of Tokyo International Airport and straightened his collar. He walked around slowly to observe the departure hall. The airport’s security was tightened, and lots of armed officers are patrolling. Dong Xuebing purposely walks past a few patrolling Officers.

Those Officers took a glance at Dong Xuebing and continued with their way.

Dong Xuebing knew those officers had not seen his face.

Alright! It’s safe now.

Dong Xuebing had worked in Public Security for over a year and knows about the Police procedures and how they operate. The more secretive you behave, the more they will notice you. He walks towards the flight information display to check the flights. BEIJING… BEIJING… Yes! J311. Boarding at 6 is from Tokyo to Beijing!

Dong Xuebing looks at the time. It’s 5.50 am!

That’s it!

Dong Xuebing does not have any identification or an air ticket, and it’s impossible to go through the normal boarding process.

Dong Xuebing looked around and stepped into a secluded corner.

STOP!

Time stopped.

Dong Xuebing looked at the people in the departure hall and ran towards the escalator. There are too many people on the escalator, and he could not squeeze through them. He had to step on the handrails to get upstairs. He almost fell several times. He did not stop as he got near the immigration counters. He got past the immigration and security checks and went into a nearby toilet.

STOP! Time resume.

A few young men are speaking in mandarin with a Northeast accent.

“I heard more than 200 people had died in the air crash. No passengers survived.”

“That’s right. I am afraid of flying after I heard it. That flight was supposed to fly from Tokyo to Beijing.”

“I heard the crash is due to a flock of birds hitting the plane’s engine. I think we will not be so unlucky this time.”

“Who knows? We just need to be careful. If we encounter the same situation, just jump off the plane.”

“Haha… Stop talking nonsenses.”

Dong Xuebing hid in the cubicle and rubbed his chin. He had gotten past the immigrations and checks. But how is he going to get the ticket?

Dong Xuebing can use STOP to get onto the plane. He only needs to get through the second security check at the boarding gate, and he can get onto the plane without an air ticket. But what about the seat? Where can he hide on the plane? Most flights will not have empty seats, and he cannot hide in the toilet for a few hours. The aircrew will notice him.

Steal an air ticket?

Knock someone out and steal his ticket?

That will not work. The person will report to the Police, and Dong Xuebing will be discovered. He will be arrested before the plane touchdown.

That’s right! The cargo hold!

No one will be checking the cargo hold, and there will be nothing other than luggage!

Dong Xuebing stepped out of the toilet and started looking for the boarding gate. Although there’s still time for the passengers to board, the check-in luggage will be transported into the cargo hold first. He needs to get into the cargo hold before they close it.

J311 boarding gate….

J311 boarding gate….

Found!

The passengers are starting to enter the holding room, and someone is checking their tickets.

Dong Xuebing avoided the CCTV and mumbled STOP. He got through the checks and hides behind a corner before resuming time. After that, he followed other passengers towards the plane. One minute later, he saw the stairs to the plane. There is another round of air ticket checks, and he does not want to go over. He looks around and saw the cargo hold is opened. The airport staff is loading the luggage onto a conveyer belt into the cargo hold.

Dong Xuebing squats down and pretends to tie his shoelaces.

After the passengers walked past, and no one is noticing him, Dong Xuebing mumbled STOP again. He quickly runs towards the cargo hold.

Five meters….

Ten meters….

Twenty meters….

Dong Xuebing jumped onto the conveyer belt and ran up into the cargo hold.

This is the first time Dong Xuebing saw the interior of the cargo hold. There are rollers and locks in it, and staff is working. There are no seats, toilets, or carpet. The windows are much higher than the passenger compartment, and it looks like a big warehouse. Luggage is being loaded into the cargo hold, and it’s about one-third full when he enters.

Dong Xuebing doesn’t have much time remaining.

He quickly jumps over a stack of suitcases, covered by a net, into the gap between two stacks of luggage.

STOP!

The conveyer belt continues to send luggage into the cargo hold.

Dong Xuebing, who is hiding behind the luggage, could not see anything. He can only hear the staff talking and some machinery sounds. This continues for about ten minutes.

After a while, there were the sounds of doors slamming shut.

The cargo hold went into total darkness!

Dong Xuebing sticks his head out and saw the cargo hold’s door had been closed. The cargo hold is only half-filled, and he felt some vibrations beneath his feet. The plane is moving, and it should be moving towards the runway. He is getting nervous because of the air crash he experienced previously. What if it happened again?

Hope it will be a safe flight.

Even if I am damn unlucky, I should not encounter two air crashes in a row…

Dong Xuebing cleared his throat and steadied himself in the gap between two stacks of luggage. He grabbed onto the dark green net straps and prepared himself for the takeoff.

Five minutes later, the plane took off.

The cargo hold is for luggage and goods. It is not as comfortable as the passenger compartment. Dong Xuebing can feel strong vibrations, and the luggage is covered in nettings and locked in place. He can only hold on to the nettings, and the vibrations continued for more than ten seconds, making his butt numbed.

But the worse is not over.

It’s almost the end of May, and the temperature should be warm.

But it’s cold at a higher altitude and cannot be compared to the temperature on land. It’s freezing.

Air condition? Who will install air condition in a plane’s cargo hold?

The worst part is the oxygen levels. It’s too low, and Dong Xuebing has difficulties breathing. This is worse than being on the high mountains.

Dong Xuebing clenched his teeth. Damn! I had experienced life and death so many times. This little hardship will not bring me down!

One hour….

Two hours….

Three hours….

Finally, the plane starts to descend!

Five minutes later, the plane touch down on the runway, and Dong Xuebing can finally relax.

Time to leave. Dong Xuebing stood up and walked over to the cargo hold’s entrance. He waited until the cargo hold’s door is opened and shouted STOP! He runs down the conveyer belt and resumed time after he got near the alighting passengers. He mixed with the passengers and entered the terminal building. The passengers need to go through customs and immigrations before they can leave.

Dong Xuebing can only use his last remaining STOP time to get past the checks and got into a toilet at the last second!

Swoosh!

Time resumed automatically!

……

“Ah!”

“You gave me a fright!”

Two people, who were standing at the urinals, look at Dong Xuebing in shock. They almost peed onto their pants when they saw a man appearing suddenly in the toilet without any sound. They did not notice anyone opening the door or entering the toilet.

Dong Xuebing smiled embarrassedly at them.

Dong Xuebing left the toilet. He does not even have one second left, but he had finally reached his destination.

A few passengers are chatting beside him.

“I was so worried during the flight.”

“Me too. I am afraid the plane will crash. There are no parachutes on board, and no one can survive if it crashes.”

“Yes. All passengers on that flight had died from that crash. I heard no one escaped.”

“Stop talking about that tragedy. Sigh… that’s more than 200 lives gone.”

“Let’s go.”

Dong Xuebing followed these people out of the terminal building into the arrival halls.

Sigh… Dong Xuebing is a relief to see the familiar Chinese characters, sounds, and people around him. He knows he is in Beijing and almost shouted out in joy.

I’m back!

I am finally back!

Chapter 501 – Beijing!

Morning.

Dong Xuebing is in a good mood after leaving the flight. He hummed a song as he walks over to a nearby hotel’s carpark to get his car. He had parked his Porsche Cayanne at this hotel when he left for Japan. His keys are dried, and the remote is still working. He got into his car and started driving out. The security tried to stop him for the parking fees, but he doesn’t have a single cent with him. His wallet, identification, etc., are all swept away by the currents, and he cannot afford to pay anything. He stepped on the accelerator and sped out of the carpark before the barrier came down.

Before Dong Xuebing left the carpark, he winded the window and waved. “I am in a hurry today and will pay you all double another day. Sorry.”

Someone who is driving a Porsche is trying to escape without paying?!

Damn! This is the first time the security guards meet someone like this.

Dong Xuebing laughed as he heard the security guards scolding him. He drove towards a nearby restaurant serving typical home cook food.

Dong Xuebing entered the restaurant, and a middle-aged man went to serve him.

“Young man, how many people?”

“One. Oh, are you the Boss?”

“Yes. What would you like?”

“It’s like this.” Dong Xuebing smiled embarrassedly. “I had forgotten to bring my wallet. Err… I will call someone to pass me some money later. The dishes…”

The Boss paused for a second and waved his hand. “Don’t talk about money. Just sit down.”

Dong Xuebing felt embarrassed. “No… Boss, this is not right.”

“It doesn’t cost much anyway. It’s fine.”

The lady Boss frowned when she heard what her husband said and gave him a stare.

The Boss pretends not to see it and continued. “Have a seat, young man.”

Dong Xuebing thanked the Boss again and sat down. He is starving after being chased by the Police for one night.

The Boss had seen the Porsche parked outside his restaurant, and Dong Xuebing has a Beijing accent. He knows Dong Xuebing is wealthy, and a meal doesn’t cost much. There are no other customers at this time, and the Boss informed the kitchen to prepare a few dishes.

The Lady Boss is a calculative person and showed her displeasure with Dong Xuebing openly.

Dong Xuebing felt embarrassed. He has a net worth of 200 million RMB, and he cannot even pay for a meal now.

“Here’s the food.” The Boss has to serve Dong Xuebing himself as his wife doesn’t want to serve.

“Thank you.”

“Don’t mention it.”

Dong Xuebing drank a cup of tea and started eating. It’s been too long since he ate freshly cooked food. It’s too delicious.

“Boss, how’s your business?”

“Sigh… We are just serving some regular customers and making ends meet.”

“Oh, I will give you my number.” These two dishes might not cost much, but Dong Xuebing must return this favor. He cannot take advantage of him. “This is my mobile number. Oh, I lost my phone and will get a new one these few days. If you intend to set up a restaurant in Fen Zhou City, you must give me a call. I can help you settle all the approvals.”

The Boss is stunned for a second and did not think much of it. He smiled and kept the number, as he likes to make friends.

The Lady Boss heard what Dong Xuebing said and sulked.

After chatting for a while, Dong Xuebing is full.

“Boss, thank you for the meal. I shall make a move first.”

“Sure. Come back when you are free.”

“This meal is 50 RMB. I will pay you….”

“Don’t mention it.” The Boss interrupted Dong Xuebing. “It’s only a meal. It’s on me, and it’s meaningless to talk about money.”

“Alright. Thank you.”

Dong Xuebing boarded his car under the scornful eyes of the Lady Boss.

“This person has money to buy a car and doesn’t have money to pay for a meal?!” The Lady Boss grumbled.

The Boss retorted impatiently. “Enough. Stop grumbling about money!”

Dong Xuebing overheard what the Lady Boss said and started his car helplessly.

After Dong Xuebing drove about ten meters forward, a Health Bureau vehicle stopped outside of the restaurant. Three Health Bureau staff got out and shouted to the Boss before rushing in for an inspection.

“Someone had reported on the hygiene here!”

“Didn’t you all inspected the last time? We had cleaned all the corners. Look. Is this not up to standards?!” The Lady Boss is furious.

That Health Bureau staff is furious. “You don’t need to shout! We are not deaf!”

“You all had inspected this month and why….”

“That is the last time. How can it be the same?!”

Dong Xuebing frowned and stopped his car. He had seen such a situation countless times. If this is a routine inspection, all the restaurants along this street will be inspected. But the Health Bureau vehicle went straight to this restaurant. It’s obvious someone had reported them, or the Boss had offended someone. He saw the Boss and his wife looking at the restaurant opposite and knows it must be their competitor behind this.

During normal times, Dong Xuebing will not be bothered. But the Boss had just given him a free meal, and he must return this favor. He drove his car back and checked his glove compartment. He found an entry permit and threw it on the dashboard before stopping his car in front of the Health Bureau vehicle.

The Health Bureau vehicle’s driver is still in the car, and he honked at Dong Xuebing!

Beep! Beep!

“Why are you stopping here?!” The driver shouted through the open window.

Dong Xuebing ignored the driver and entered the restaurant. “Hey, what’s going on?”

The Boss saw Dong Xuebing returning and sighed. “Our hygiene failed to meet the requirements, and they are going to fine us 5,000 RMB.”

The Lady Boss is still arguing with the Health Bureau staff. 5,000 RMB is their shop’s half month profits. If they are fined again this month, they will not have any profits. This is only a small business, and they cannot afford it.

“You all are robbing us!”

“Watch your words!”

“Don’t think I don’t know that it’s the opposite shop that called you all! You all are….”

“Stop.” The Boss tugged his wife.”

The Leader of the Health Bureau staff looked at them coldly and started writing the fine.

Dong Xuebing frowned and walked over. “Which Bureau are you all from?”

One of the staff frowned and stared at Dong Xuebing. “Chao Yang District! What’s wrong?”

The furious Lady Boss noticed Dong Xuebing had returned and looked at him.

Dong Xuebing nodded. “Chao Yang District?! Fine. This is Beijing, and you all dare to issue fines as and when you want?! This place is not hygienic?! I had just eaten here, and I can’t tell which part of the restaurant is unhygienic? Tell me which part failed to meet the requirements?!”

Everyone in the restaurant is stunned. This person looks young but has an arrogant tone.

Dong Xuebing did not wait for their replies and continued. “Enough! Show me your passes! What are your names?!”

A young staff got mad. “You…”

The Leader pulled him back and stopped him from saying anything because he saw the driver signaling to him. All the staff looks out of the windows. Porsche? A top-tier Cayanne?! They saw Dong Xuebing getting out of the car earlier but did not notice his car. Now, they noticed it and saw the registration plate. Beijing 9999?! The Leader immediately frowned.

This person is wealthy?!

They had met many wealthy people during their work. Those big restaurant owners claimed to be millionaires, but they will still issue fines to them. But the Leader is cautious because of Dong Xuebing’s tone and the way he demanded their work passes and names.

Then the Health Bureau staff noticed an entry permit on the dashboard of Dong Xuebing’s car.

Eh?! That is…

The staff were stunned and exchanged looks.

That entry permit looks similar to ordinary neighborhood entry permits. It is ordinary and has the same colors. The name of the estate is written on it, and there’s an additional red seal on it compared to other entry permits. But everyone working in Beijing’s Government will know the name of this estate. That is Beijing’s Executive Party Committee Members’ Family Quarters villa estate!

It’s easy to get the entry permit for the District Party Committee Members’ Family Quarters.

Anyone with some connection can get the entry permit for the City’s Committee Members’ Family Quarters.

But not anyone can get the Executive Party Committee Members’ Family Quarters’ entry permit unless you have relatives living inside. Even the Leaders’ subordinates will not get it. Not anyone can enter that villa neighborhood.

The Health Bureau staff knew they had met someone they cannot afford to offend.

Dong Xuebing looks at them. “Speak up! I want to see your passes!”

“Err… we forgot to bring it.” The Leader quickly puts on a smile. “We had come here in a rush after receiving a complaint. Xiao Liu, check the kitchen again and see if the hygiene meets the requirements.” They know they are in the wrong as the restaurant is very clean, and the person in front of them might be the City Leader’s relative. They don’t dare to continue to create trouble anymore. It’s important to know your place in a special place like Beijing. Any wrong words might cost them their jobs.

Xiao Liu returned after a while. “Err… it’s just some small issues.”

The Leader nodded slightly. “Since it’s some small issues, then let’s forget it. It’s hard for small businesses to survive these days.”

The Boss and his wife were stunned and couldn’t understand why there is a sudden change of attitude.

Chapter 502 – Xiao Dong’s Memorial Service!

The Chinese Restaurant.

The Health Bureau Staff tore the fine receipt and was about to leave.

Dong Xuebing did not continue since they relent and take out the Japanese cigarettes packet to give them. After the life and death experience in the middle of the sea, he becomess more mature and less rash. “Sorry to have you all making a wasted trip. Come, have a smoke.”

“No need…”

“Have a cigarette before leaving. Are you looking down on me?!”

“No, alright.”

“Haha… Let me light it for you all.”

“No need. We have lighters with us.”

The Leader of the Health Bureau staff heard Dong Xuebing’s Beijing accent and knew they must not offend him. Maybe he is the son of some Central Government Officials.

The Lady Boss regained her senses and quickly said. “Have a seat. I will prepare tea.”

The Leader replied. “Don’t bother. We are leaving soon.”

“Have some tea before you go.” The Boss added.

The Leader waved his hand. “Don’t mention it. We still need to attend to some complaints. Oh…” He lowered his voice. “Give me your number. The higher-ups had given us new missions. There will be inspections on the hygiene in the blind spots. Do take note of it, and I will inform you beforehand if there is sudden inspection.”

The Boss replied. “Thank you.”

“It’s fine.” The Leader continued. “I can understand how difficult it is to run a small business.”

The Health Bureau staff’s attitudes changed suddenly.

After saying these to the Boss, the Leader started chatting with Dong Xuebing. He wants to find out his background and see if he can befriend him.

The Lady Boss looks at Dong Xuebing and wonders who he is. He did not even mention who he knows and those Health Bureau staff changed their attitudes immediately. Her husband is smart to give him a treat. How can a meal which costs 50 RMB be compared to a 5,000 RMB fine? They also get to know these Health Bureau staff.

A few minutes later, the Health Bureau staff left.

The Lady Boss seems to have forgotten the bad attitude she showed to Dong Xuebing earlier and went over with a pot of tea. “Here, have some tea.” She realized what is called never judge a book by its cover now. This young man looks ordinary and cannot even afford to pay for his meal. But he can scare those Health Bureau staff away with just some questions.

Dong Xuebing tried to take the teapot from the Lady Boss. “Eh, let me pour it.”

“No need. It’s hot.”

The Boss looks at Dong Xuebing. He also did not expect him to be so powerful. “Thanks for your help, young man.”

Dong Xuebing waved his hand. “Haha… this has nothing to do with me. It’s because your shop is clean in the first place.”

The Lady Boss added. “What’s the use of having a clean shop? We still have to depend on those Health Bureau staff to determine it. Thanks for your help. Oh, you must still be hungry. Let me whip up a few dishes for you.”

“Wait… I am still full.”

“Have some more.”

“No… I am full.”

After chatting for a while, Dong Xuebing remembered something important. “Bro, do you have a phone here? Can you let me make a phone call?” He was thinking of finding a phone to make phone calls before coming to this restaurant. But he didn’t have any money with him and still have to let the Boss treat him for his food. That’s why he did not ask earlier. Now, he had repaid the Boss’s favor, and he asked the Boss.

The Boss stood up. “Yes. I will bring it over.”

“Use my phone.” The Lady Boss took out a pink Nokia phone.

“Oh, thank you.”

Dong Xuebing took a deep breath and thought, who should he call first. Aunt Xuan is in Beijing, and he should call her first.

Dong Xuebing dialed Qu Yunxuan’s number. “Sorry, the number you just dialed cannot be connected….”

Her phone is off? Dong Xuebing frowned and tried calling his mother’s phone. “Sorry, the number you just dialed cannot be connected….”

Dong Xuebing is speechless and tried calling Xie Huilan.

Her phone is also switched off!

What’s happening? Why are their phones switched off?

Dong Xuebing’s heart is racing, and he is worried something might happen to them. He thought about other phone numbers he remembered and called Yu Meixia’s mobile phone, Xie Huilan’s apartment landline, Qu Yunxuan’s apartment number, and even Hu Silian and Deputy Team Leader Feng’s numbers. But no one is answering, and all mobile phones are switched off!

It seems everyone he knows had switched off their phones!

This cannot be a coincidence. What is going on?

Dong Xuebing is anxious. It’s fine if it’s Aunt Xuan or his mother’s phones are switched off. Aunt Xuan will switch off her phone at night, and his mother will switch off her phone during lessons. But Xie Huilan, Hu Silian, and the rest should not be switching off their phones. At their positions, they must remain contactable 24 hours. But their phones are all switched off!

Did something happen?

Damn!

The Boss saw Dong Xuebing’s face changed and asked. “What’s wrong?”

Dong Xuebing returned the phone. “Something happened, and I need to go now.”

The Boss and his wife can tell Dong Xuebing is in a hurry and did not stop him. “Don’t drive too fast, and drop by when you are free. I will treat you.”

Dong Xuebing sped towards Heping North Street after leaving the restaurant.

Five minutes…

Ten minutes…

Twenty minutes…

Dong Xuebing reached and ran upstairs to knock on Qu Yunxuan’s apartment.

No one answered.

Luckily, Dong Xuebing still has his keys with him and used them to open the door. “Aunt Xuan!”

The apartment is in a mess, but no one is around.

The porcelain cup is shattered on the floor, and tea is splashed all over the place. The closet in the bedroom is opened, and pajamas are on the bed. The kitchen lights are still on, and there’s a rotten tomato on the chopping board. It looks like it’s been there for more than ten days!

Dong Xuebing panics!

Where is everybody? Where did they go?

Dong Xuebing saw the phone on the table and called all the numbers he remembered.

Their phones are all switched off!

Damn! This is making me nervous!

Dong Xuebing paced around Qu Yunxuan’s living room and suddenly remembered a number. He quickly called it. This is the County Government’s Secretariat Department’s number. He can remember this number because only one number is different from Xie Huilan’s apartment landline.

Ring… ring… ring…

The line finally got through.

“Hello, Secretariat Section 1.” A woman answered, and she sounded young.

Dong Xuebing doesn’t want to waste time. “Where is Huilan? Is she in her office?”

“Huilan?” The girl on the other line was shocked for a while. “Are you referring to Mayor Xie?”

“Yes. Where is she? How come her phone is switched off?” Dong Xuebing is anxious. “Transfer me to her office!”

“Mayor Xie is not around.”

“What about Secretary Hu?”

“Secretary Hu… is also not around.”

Dong Xuebing’s heart almost stopped. Everyone is not around, and all their phones are off. This…

What the other party said next made Dong Xuebing speechless!

The girl can tell the person over the phone is close to Mayor Xie, as no one dares to address her as Huilan. He must be Mayor Xie’s relative, and she did not hide anything. “Mayor Xie and Secretary Hu had gone to attend a memorial service this morning. Many of the County Leaders had gone too. It’s located at the North suburban crematorium memorial hall. If you are looking for Mayor Xie, you….”

Dong Xuebing blinked. “Memorial service? Who’s memorial service?”

The girl paused for a second and replied. “It’s Chief Dong’s memorial service.”

“Ah?” Dong Xuebing is dumbfounded. “My memorial service?”

The girl quickly reply. “Your surname is also Dong? It’s not you. It’s Dong Xuebing, Chief Dong.”

WTF?!

That’s me!

After hanging up, Dong Xuebing finally understands why everyone had switched off their phones. All of them are attending his memorial service and must switch off their phones. My body is not even found, and they are holding a memorial service for me?! I am still alive! After some thoughts, he understood. His funeral should have been held a long time ago as it’s been two weeks after the air crash. They had waited until today because they are still waiting for Japan to recover the bodies. But Japan had announced no survivors of the crash yesterday, and most bodies could not be recovered. That’s why they are holding the memorial service today.

No. I must return to the County immediately!

Dong Xuebing searched Aunt Xuan’s apartment and found 1,000 RMB from her bedside table drawer. He stuffed the money in his pocket and drove to a petrol kiosk to fill his tank. After that, he drove towards Yan Tai County, and Cayenne is much faster than Mercedes.

80 KM/H…

100 KM/H…

120 KM/H…

Dong Xuebing is speechless as he is driving.

He should be the only person in this world who is rushing to attend his memorial service. This is ridiculous!

Chapter 503 – Bro, where’s my memorial service!

Before noon.

Yan Tai County, north suburban.

The crematorium is located beside a hill and is spacious.

This is the first time Dong Xuebing comes here and is lost the moment he reaches. He doesn’t know where is the memorial service hall, but he saw tens of County Government vehicles parked outside and knew he was at the right place. He saw Xie Huilan’s car, Public Security Bureau, and many County Government Leaders’ cars there. There are also many Hui Tian Village Police Station and a few Beijing registration plates expensive cars.

I’m finally here!

The memorial service should have started.

Dong Xuebing is touched to see so many cars here. Seems like he still has many friends, and this is a grand funeral.

Dong Xuebing alighted and saw a worker carrying some stuff. He quickly stops him. “Excuse me.”

The worker from the crematorium looks at Dong Xuebing. “What is it?”

Dong Xuebing replied. “Do you know where is my memorial service is held?”

The worker was stunned for a second and thought he had heard wrongly. “Who’s memorial service?”

“… mine.” Dong Xuebing answered and felt it sounded weird.

“Yours?!”

The worker gave Dong Xuebing a weird glance and walked away. This guy must be crazy. Your memorial service?! If it’s your memorial service, how can you still speak to me? You should be lying in your coffin. I am too busy to bother you. The worker had been working at the crematorium for years and had met people asking for directions or creating trouble. But this is the first time he met someone asking where his memorial service is held.

“Eh, I’m asking you a question.” Dong Xuebing shouted. “Where is the memorial service hall?”

That worker replied without turning. “I don’t know.”

Dong Xuebing is frustrated as he is in a rush to meet his mother and the rest. “Hey, what’s wrong with you? Is this how you should behave?”

That worker stopped and gave Dong Xuebing a stare. “Do you know what this place is? Ah? It’s a crematorium! This is a sacred place, and how can you shout so loud here?! Everyone here is to attend someone’s funeral! Who comes here for his funeral?! Ah? Many of our County leaders are here for a leader’s funeral today! Go elsewhere to create trouble before I call the security guards!”

The word ‘funeral’ does not sound nice!

I am still alive!

Dong Xuebing is furious and took a few deep breaths to calm down. “Fine. The memorial service hall is for Dong Xuebing, Chief Dong’s funeral, right?! Where is it? I am here to attend his funeral.”

The worker looks at Dong Xuebing. “You will not get in even if I tell you where it is.”

Dong Xuebing slapped his forehead. “Can you stop wasting time? I am in a rush!”

The worker replied. “Young man, I am telling this for your good. Even if you get there, you will be chased out. Do you know who Chief Dong is? He had risked his life several times to save our County’s people. Although he is from Beijing, who doesn’t respect him in Yan Tai County? He had saved tens of civilians’ lives, and everyone is sad. How can you come here to disrespect him? You are just coming here to create trouble with this attitude!”

Dong Xuebing is no longer angry after hearing this. “Brother, I have the correct attitude. Can you tell me where the memorial hall is? I am really in a rush!”

“Where is your wreath?”

“…….”

“You did not even bring a wreath, and you claim to have a correct attitude?!”

“I will go get one later.”

“Look at your shirt under your jacket. Blue, and it’s still bright blue?! This is too casual! Who attends a funeral dress like this? You should wear black or grey! Don’t you even know this?”

“……”

Dong Xuebing is speechless to meet someone like this. I am already the first person in history to attend my own’s funeral, and you still want me to wear black and buy a wreath for myself?! Don’t you think this is ridiculous?!

Dong Xuebing looks around, and there is no one around.

“I will change and buy a wreath later.” Dong Xuebing replied patiently. “Can you tell me where the memorial service hall is? I am going to be late.”

The worker looks at Dong Xuebing and points towards the north impatiently. “Go ahead if you are not afraid of offending people. It’s on the north side. Turn left when you reach the end. Let me remind you first. All the County’s top leaders are here. Secretary Xiang, Mayor Xie, Secretary Cao, and you will be….”

Dong Xuebing did not wait for him to finish and turned. “Alright. Thank you.”

The worker shook his head and carry on with his work.

Dong Xuebing ran towards the north. Ten meters… fifty meters… and saw a memorial service hall after he turned left. At least thirty to forty wreaths are placed outside, filling all the empty spaces outside the hall. It has a solemn atmosphere.

The hall’s doors are opened, and it’s filled with people.

Everyone is dressed in black, and Dong Xuebing can recognize a few people’s backs standing at the end.

The memorial service has ended?

Damn! I am still late!

Dong Xuebing slapped his forehead and quickened his pace.

As he approaches, he heard a woman’s voice, and it sounded like… County’s TV station host, Su Jia. Has Sister Su’s internship at Xin Hua News Agency ended? How come she is hosting this memorial service?

Fine. Everyone is here.

“…. Comrade Dong Xuebing has a simple life, and he loves the Party and country. He worked hard and fought all his life. His passing is a great loss to us. A good party member, government leader, and good comrade had left us. Today, we shall bid our last farewell to comrade Dong Xuebing. We should turn our grief into strength and learn from him. We must carry on his….”

The speakers are loud, and Su Jia’s sorrowful voice can be heard outside.

Dong Xuebing blushed as he heard what she said. Everyone had criticized him for his behavior in the past, but all his actions had become good deeds after his “death”?

Chapter 504 – Rest in Peace, Comrade Dong Xuebing!

Before noon.

Inside of the crematorium memorial hall.

Above the black and white photograph of Dong Xuebing is a black banner with white characters. “In remembrance of Dong Xuebing.” The coffin surrounded by flowers does not have a body. Instead, some of his personal belongings were placed inside, and the host, Su Jia, is giving a eulogy in tears. In front of her are Dong Xuebing’s friends and colleagues. His mother and family members, including Xie Huilan, were standing on the relative side.

Almost 100 people were attending this memorial service.

The atmosphere is solemn, and many people are weeping.

Luo Haiting, Lin Pingping, and a few others from the Investment Promotion Agency were sobbing. Liu Dahai, Deputy Team Leader Feng, and other guys’ eyes were all red.

No one had expected Chief Xiao Dong to pass away like this, and his body cannot be recovered.

Chief Dong was only 24 years old and is at the peak of his life. But he is gone just like this.

It’s been more than a dozen days since the crash, and everyone accepted it. When they heard of the crash, most of them know the chances of him surviving is slim. They know no one can survive after the plane exploded upon impact on the coral reef rock. Luan Xiaoping had cried countless times and knew why Xiao Bing asked her to take care of herself in that phone call.

Luan Xiaoping doesn’t believe her son is dead, and Huilan and Yunxuan kept consoling her that Xiao Bing will be back.

But one day passed….

Two days passed….

Ten days passed….

The plane had crashed into the coral rocks, exploded, and everyone on board was dead. Luan Xiaoping finally caved in and accepted it.

Her son is dead.

He is dead.

Luan Xiaoping covered her mouth as her tears roll down her face.

Xie Huilan held her arms. “Auntie…”

Luan Xiaoping cried. “Xiao Bing… my Xiao Bing…”

“Cousin… sob… sob….” Tang Jin and Dong Xuebing’s second aunt were also wiping their tears.

Suddenly, Yu Qianqian could not hold back and cry out loudly. “Uncle! Sob…. Sob… Uncle!”

Yu Meixia sobbed as she hugged her daughter. Her face is covered in tears, and she had lost count of how many times she cried in the last two weeks.

The crying spreads and affected more people. Xie Jing, and Xie Hao, who had rushed over from Beijing this morning, wiped their tears. Luo Haiting, Guo Panwei, and other staff from the Investment Promotion Agency, Deputy Party Secretary Cao Xupeng, Secretary of the Political and Legal Committee Huang Li, Deputy Mayor Geng Yuchao, Mayor’s Secretary Hu Silian, and many others, sighed and wiped their tears. Even Su Jia, could not continue. She held the microphone and sobbed.

It had become more solemn.

But Xie Huilan did not cry. She stood there emotionlessly.

Hu Silian noticed her and is worried. Everyone knows Dong Xuebing is Xie Huilan’s boyfriend, and his passing is a severe blow to her. But she did not cry or show any emotions and had made lots of mistakes at work these few days. Hu Silian saw her return to Dong Xuebing’s apartment after work every day and leave in the morning. It’s been almost two weeks since she had proper rest and food.

Many people are sad over Dong Xuebing’s passing.

But some are happy.

For example, the Finance Department Chief, Ding Li. He is standing in the Memorial Service Hall with a sorrowful expression but is laughing in his heart. He hates Dong Xuebing to the core. Dong Xuebing had embarrassed him during the ball, created a chaos at the Finance Department, and almost cause a fire there.

The Education Department Director, Yu Zhengzhi, is also feeling the same as Ding Li.

This guy had created havoc in Yan Tai County for so long, and he is finally gone. This is terrific!

Although Ding Li and Yu Zhengzhi are gloating, they did not show it openly as Mayor Xie is there. They don’t want to infuriate the mourners there.

Luan Xiaoping’s cries become louder and could not be stopped. “Xiao Bing is only 24… 24 years old… how am I going to live without you…. Xiao Bing….”

Xie Huilan held Luan Xiaoping’s hand. “Auntie, Xiao Bing is not around, and I will be your daughter-in-law in the future. I will be your daughter.”

Luan Xiaoping shook her head. “You are still young… I cannot let you… Xiao Bing will also want you to… to find someone….” Luan Xiaoping likes Xie Huilan, but she doesn’t want to disrupt her life after Dong Xuebing is gone.

“Auntie…”

“Stop it. Xiao Bing will not allow you….”

“Didn’t Xiao Bing tell you about that?” Xie Huilan smiled. “Before he went to Japan, we had held the wedding ceremony at my house, but we have not registered our marriage. Xiao Jing, right?!”

Xie Jing bit her lips.

Xie Huilan turns to her. “Xiao Jing!”

Xie Jing nodded. “Yes. We held the wedding ceremony.”

Xie Hao cried. “That’s right. I had attended!”

“Sorry for not informing you.” Xie Huilan held Luan Xiaoping’s hand tightly. “I should address you as Mum!”

Luan Xiaoping knew Xie Huilan is lying, and her tears continued to flow.

“Mum.” Xie Huilan called again softly. “I will continue to call you if you don’t acknowledge me as your daughter-in-law.”

Luan Xiaoping kept quiet.

“Mum.”

“…….”

“Mum.”

Luan Xiaoping finally relents. “Good girl! I acknowledge you!”

Xie Huilan smiled and wiped Luan Xiaoping’s tears.

What she did had touched many people. No one had expected Mayor Xie to go to this extend.

Su Jia wiped her tears and announced. “Let’s observe a three-minute silence for Comrade Dong Xuebing! Rest in peace! Your spirit will always be with us!”

Everyone bowed their heads and closed their eyes in front of Dong Xuebing’s black and white picture.

The next moment, Dong Xuebing appeared at the entrance of the Memorial Service Hall. He had heard everything from outside and was touched to tears.

Chapter 505 – The God of Plague has revived again!

The three-minute silence started.

One second….

Five seconds….

Ten seconds….

Everyone closed their eyes and bowed their head to mourn for Dong Xuebing. The memorial service hall in silence.

Rest in peace, Xiao Dong.

You will be missed, Chief dong.

Xiao Bing, I will remember you.

Dong Xuebing, who is standing at the entrance, looks around and rubs his nose. This is not the time to be touched. He suddenly doesn’t know what to do as he had never experienced this or attended his memorial service before. Should he shout, “I am back!” but it’s too weird.

Never mind. I will enter the hall first and see how it goes.

The last row of the hall has more people. Luo Haiting, Lin Pingping, and many others stand there, and Dong Xuebing could not get through. He walked behind Lin Pingping and tugged her lightly.

Lin Pingping was surprised but did not move or open her eyes.

Dong Xuebing blinked and tugged her again. Please move aside. I need to enter.

Lin Pingping is frustrated and thought to herself. Who is so irritating? Didn’t you see we are observing three-minute of silence for the deceased? How can you be so disrespectful, and why are you touching me?

Lin Pingping did not turn back and continued to mourn.

Dong Xuebing is speechless and squeezed himself through.

Lin Pingping could not stand it anymore. She lifted her head and glared at this person. She wants to see who is so irritating. But the moment she saw that person’s face, she is stunned!

Lin Pingping is stunned for one second… three seconds….

“Ah!” She let out a shriek and fainted!

Luo Haiting, who was standing beside Lin Pingping, frowned. What’s wrong with Xiao Lin? We are observing three-minute of silence for Chief Dong, and why are you shouting?

When Luo Haiting turns, she was scared out of her wits and took a few steps back! “Ahhhh!”

Many people turned with disapproving looks. Why are they so disrespectful?! Don’t they don’t this is a memorial service? Who is so rude?! Don’t they know the rules? We are observing silence for Chief Dong. How can you all make so much noise?!

But when those people turned around, they were all stunned!

“Dong… Chief Dong?!”

“Dong Xuebing?!”

“Xiao Dong?!”

Damn!

Did I see a ghost?!

The memorial service hall is in an uproar. Many people took a few steps back, away from Dong Xuebing!

Damn! What is going on?! Revival?!

No one had expected the ‘deceased’ Dong Xuebing to walk in from outside the memorial service hall!

What is going on?!

This is too shocking!

Xie Huilan, Yu Meixia, and the rest, especially Luan Xiaoping, were stunned.

They looked at Dong Xuebing, the empty coffin, and that black and white portrait… and the hair on the back of everyone’s neck stood up!

Dong Xuebing saw their reaction and felt embarrassed. He felt he should say something and cleared his throat. “Err…. Thanks for everyone’s concern. I was lucky to escape that crash. I jumped into the sea before it crashed and was stranded for a few days. After that, I saw a ship and was rescued. Errr… sorry to have troubled you all. I’m really very sorry.”

No one said a word.

Dong Xuebing looked around and smiled. “Thank you for attending my funeral. Err…. Don’t go back first. I will make reservations and treat all of you to lunch.” It felt awkward to be speaking at his funeral.

Everyone is still not saying a word.

Dong Xuebing turns to his mother. “Mum, stop standing there and quickly remove the picture and those banners. I am not dead.”

“Xiao Bing!” Luan Xiaoping shouted.

The crematorium’s staff were dumbfounded.

This person is not a ghost!

Damn! The God of Plague has revived again!

“It’s Chief Dong!”

“Chief Dong is not dead! He is still alive!”

Suddenly, everyone cheered!

Ding Li, and Yu Zhengzhi, were speechless, and no words can describe their feelings.

Luan Xiaoping, who had been weak these few days, ran over and hugged Dong Xuebing. “Son! It’s really my son!” She is excited beyond words. “My son is back! He is back!”

Dong Xuebing has tears in his eyes. “Stop crying, Mum. I am fine.”

“You almost scare me to death!” Luan Xiaoping cried. “Sob… where have you been?! How come you did not contact us?!”

“I have been drifting at sea. How am I suppose to call you all?”

“Why didn’t you call earlier?!”

“I tried calling after I returned, but all of your phones are switched off.”

“You just want to scare me, right?!”

“Sorry to make you worry.”

As Dong Xuebing was consoling his mother, Luo Haiting, Guo Panwei, and other Investment Promotion Agency staff walked over excitedly.

“Chief Dong!” Lin Pingping shouted.

“Are you hurt?” Guo Panwei asked worryingly.

“How is your body?” Luo Haiting has lots of questions to ask.

Dong Xuebing smiled and nodded to them. “I am fine. Thank you, everyone, for your concern. I am not injured and is alright.”

Suddenly, a loud cry and Xie Huilan’s brother, Xie Hao, ran over and hugged Dong Xuebing. “F**k! Brother Dong! Do you still know how to return?! I thought you are dead, and I cried for you many times! You had wasted my tears!”

Dong Xuebing is touched. “Why are you here?”

Xie Hao replied. “Damn! Why can’t I attend your funeral?! My mother, Aunt, and the rest will be arriving later!”

“Ah… tell them not to come. Everything is fine here.”

Xie Hao wiped his tears and cursed. “You are cheating my feelings! Damn! You made me cried for nothing!”

“Alright. What’s there to cry? Hey, don’t wipe your snot on me!”

“Xuebing!” Yu Meixia and Yu Qianqian walked closer. “Are you… really Xuebing?!”

Dong Xuebing laughed. “It’s me, Sister Yu. It’s only a few days, and you don’t recognize me?”

“Xuebing!” Yu Meixia wanted to rush over to hug Dong Xuebing, but many people are around.

Instead, it is Yu Qianqian who jumped into Dong Xuebing’s arms. “Uncle! Sob… sob… I miss you badly!”

Dong Xuebing smiled and returned the hug. “I also miss you. Stop crying… I am back now.”

“I didn’t believe it when my Mum says you are dead! Sob…. I know you will be fine!”

Cao Xupeng is also feeling emotional. “Good to have you back….”

“Secretary Xiang, Secretary Cao, and Secretary Huang.” Dong Xuebing quickly turned and greeted the leaders. “Thank you for your concern.”

Too many people are around Dong Xuebing, asking questions.

But after a while, everyone quiets down, and they step aside, leaving a path. Dong Xuebing turns and saw Xie Huilan.

Xie Huilan looked at him and asked. “You are back?”

Dong Xuebing nodded. “Yes. I’m back.”

Xie Huilan appears to be very calm. She was about to say something, but her legs gave way. Luckily, Hu Silian was beside her and caught her before she fell.

“Mayor Xie!”

“Huilan!”

Dong Xuebing panics and rushed over. “What’s wrong? Are you alright?” He was about to call for an ambulance.

Xie Huilan smiled, but she is looking pale. “I’m fine.”

Hu Silian said softly. “Mayor Xie had not eaten anything these few days, and her glucose level might be too low. Err… who has sweets with them?”

Xie Jing had brought sweets and quickly gave them to her Eldest Sister.

Xie Huilan looks better after eating the sweet. She waved Hu Silian off and turns to Dong Xuebing with a smile. “I know you will not die so easily!”

Dong Xuebing nodded. “I promised to return, and I will keep to my words.”

“Alright. It’s good to have you back.” Xie Huilan continued to straighten Dong Xuebing’s shirt and collar with a smile. She looks fine, but he could feel her fingers trembling.

Dong Xuebing felt his heart aching. “Don’t move and take a seat. Xiao Hao, come and help your Sister.”

“I’m fine.”

Dong Xuebing held onto Xie Huilan and looked at his mother. “Mum, can you get them to remove my picture, coffin, and wreaths? I feel weird seeing it!”

Xie Huilan laughed. “You ah…”

The funeral can no longer be continued anymore.

The person, who is supposed to be lying in the coffin, had returned. How can the funeral and memorial service continue?!

Dong Xuebing, Luan Xiaoping, and the rest started apologizing to the guests and returned their bereavement gifts. No one had died, and the family cannot accept these gifts.

Some people took out their phones to inform their friends and colleagues.

“Hello, Old Xu. Chief Dong is alive… Huh? Why should I lie? He is really alive!”

“Hello, Old Zhao. Chief Dong is back… of course, it’s real! I saw him with my eyes!”

News of the God of Plague’s revival spreads throughout Yan Tai County!

Dong Xuebing has come back again!?

Not only has he returned, but he also did not even have any injuries!

Those who have a bad relationship and hated Dong Xuebing jumps up and cursed!

Damn! That’s an air crash, and the plane disintegrated from the explosion! More than 200 passengers on board are dead, and none survive except you, Dong Xuebing?! And you are escaped unscathed?

Are you still human?!

How can you not die from the crash?!

Chapter 506 – The Hilarious Funeral!

North suburban crematorium.

Although news of Dong Xuebing’s return is spreading, some people still don’t know about it.

Some people are still coming to the crematorium with wreaths, and all of them were stunned when they saw Dong Xuebing alive and kicking. They threw the wreaths on the floor in shock. Qin Yong and Sun Shuli were among those that came later. They were held up at work and almost got a heart attack when they saw him.

“Brother Dong?”

“Chief Dong?!”

Qin Yong and Sun Shuli couldn’t believe their eyes.

Dong Xuebing smiled and waved to them. “Old Sun, Old Qin, you all are here? Thank you. Come in. It’s warm inside.” He had to host them for coming to his ‘funeral’ and had to explain again.

Dong Xuebing was the only person talking in the memorial service hall.

“I managed to escape death by jumping off the plane before the crash.”

“Eh, Uncle, Aunt, can you remove my picture?”

“Eh, Mum. Leave those things in the coffin. Those are just my pillows and some of my belongings. We have spare at home. Throw those away. It’s bad luck.”

“Hi, Old Chen. You are here?! Thank you.”

“Eh? Chief Liu? Please come in.”

The funeral is supposed to be solemn, but this funeral is different. Everyone is speechless when they see Chief Dong playing host at his own funeral. This is too weird. A few TV station crew quickly recorded this scene. Many of the people in the memorial service hall have seen all sorts of things in their lives. But they had never seen a funeral like a gathering. Chief Dong is always full of surprises.

Suddenly Dong Xuebing’s mother pulled Dong Xuebing aside and said softly. “It’s Old Yang’s call.”

Dong Xuebing smiled wearily. “Don’t let Uncle Yang come.”

Luan Xiaoping is in a good mood. “Old Yang has arrived in Yan Tai County. But since you are fine, I asked him to go back. He wants to speak to you.”

Dong Xuebing nodded and answered. “Hello, Uncle Yang.”

“…….” Yang Zhaode did not reply.

“Uncle Yang?” Dong Xuebing thought the signal is not good. “Can you hear me?”

Yang Zhaode sighed in relief. “I am relieved to hear your voice. I had heard everything from Xiaoping. You must take good care of her. She had been crying these few days and was almost hospitalized for high blood pressure. Don’t make her worry for you again.”

“Yes. I will not make her worry.”

“Haha… you must be busy, and I will not go over. Let’s meet up when you come to the city.”

“Sure. Thank you for your concern. I will treat you to dinner when I am back.”

After Dong Xuebing hangs up, Xie Huilan waved to him with her phone. She passed him her phone. “My mother, hehe….”

Dong Xuebing cleared his throat and walked to a quiet corner before answering. “Hello, Auntie.”

Madam Han scolded softly. “Are you trying to scare everyone?!” She paused for a second. “Are you alright?”

Dong Xuebing laughed. “Sorry to worry you all. I am fine. Haha…”

“I can tell from your voice that you are fine.” Han Jing laughed. “I can finally have a good sleep. Hahaha… Wait a while. Your Uncle wants to speak to you.” Madam Han passed the phone to Xie Guobang.

Dong Xuebing is more respectful to Xie Guobang compared to Han Jing. He is a member of the Politburo Standing Committee, after all. “Uncle.”

Xie Guobang replied. “You are back?”

“… Yes. I am back!”

Xie Guobang did not say much and what he said was the same as Xie Huilan.

Is this call like daughter like father?

After hanging up, Xie Huilan told Dong Xuebing. “My parents and Xiao Hao’s mother are on their way here. Hahaha… they are almost reaching.”

Dong Xuebing replied. “Why didn’t you tell me earlier?”

Xie Huilan laughed. “But they had returned now. My Mum asked you to return to Beijing when you are free. They want to talk with you.”

“Alright. Tell them that I will go over tomorrow.”

Ring… ring… ring… Luan Xiaoping’s phone rang again. She answered and passed the phone to Dong Xuebing. “It’s your old Leader.”

Xu Yan, Sister Xu?

“Hello, Chief Xu?”

“You are really lucky!”

“Err… I was really lucky this time. Why did you call this number?”

“I just heard about what happened to you and couldn’t get through to your phone. So, I asked my men to find your mother’s phone number.” This is an easy task for the Fen Zhou City State Security Bureau Chief. She laughed. “I have doubts when I heard that you died in an air crash. Others might not know about you, but I do. How can you die so easily? Haha…. I am right.”

Dong Xuebing heard traffic sounds in Xu Yan’s background. “Where are you now?”

“I am in your County’s northern suburbs, in front of the crematorium.”

“Ah, Sister Xu… don’t go back first. I will treat you to lunch.’

“I know you are busy now. Let’s meet another day when you are free.”

After hanging up, Dong Xuebing looked around and moved closer to his mother.

Luan Xiaoping asked. “What is it?”

“Err….” Dong Xuebing asked softly. “I couldn’t get through to Aunt Xuan’s phone. Did she come? How come I never see her?” He had thought of this earlier but didn’t ask as Xie Huilan was beside him.

“You still dare to ask? Yunxuan was hospitalized two days ago.”

“Ah? What’s wrong with her?”

“Maybe she was too worried for you. I wonder who’s child she is pregnant with. Do you know she is five to six months pregnant? I had been accompanying her at the hospital these few days. Oh, you should visit her at the hospital to stop her from worrying. She had been taking care of you when you were living in Beijing.” Luan Xiaoping doesn’t know about their relationship and thought Yunxuan was hospitalized because of poor health.

But Dong Xuebing knew she was hospitalized because of him.

No!

Dong Xuebing doesn’t have the mood to remain there anymore. He hosted a few more newcomers and dismissed this ‘funeral.’

Chapter 507 – Meeting Aunt Xuan!

Noon.

It’s summertime, and it is hotter and drier.

Dong Xuebing parked his Cayanne at the County’s People Hospital and ran into the lobby. He is famous in Yan Tai County and is a frequent visitor of this hospital. Many doctors, nurses, and visitors recognized him. Not everyone in the County heard of his return, and many people were shocked.

“Ah! That’s…”

“Dong… Chief Dong?”

“Didn’t the news say he died in the air crash?”

“That’s right. I saw the news. What is going on?”

“What? That is the God of Plague?”

“Damn! Even an air crash cannot kill him.”

Everyone heard about Dong Xuebing’s deeds in the past and was speechless to see him.

Dong Xuebing survived after being buried in a landslide.

He survived after being handcuffed and held hostage by nine escaped convicts.

He survived a shootout with more than a dozen gunmen when recovering the stolen relics from the museum.

He also survived and defused a timebomb strapped to Mayor Xie.

Now, the plane he was on crashed and exploded. More than 200 passengers were killed, but he is still alive and kicking! Damn! Is he Superman? Maybe he can only be killed when an atomic bomb landed on his head. His life is tougher than a cockroach! How is he still considered a Government Staff? Even Saint Seiya will die after going through all these incidents!

Obstetrics and Gynecology ward.

A nurse entered the ward.

Qu Yunxuan is looking out of the window in a daze.

“Your lunch is here.”

“…. Ok.”

“I will leave it on the table.”

“…. Ok.”

“Are you going to eat it?”

“Yes.”

The nurse sighed as she looks at the pretty patient and thought she is suffering from prenatal depression. “Why is your breakfast still here? You must eat something. We have gotten your medical report. You don’t have any major health issues, but you still need to eat. You are six months pregnant, and you need lots of nutrients for your child.”

Qu Yunxuan shook her head emotionlessly.

The nurse continued. “Are you feeling unwell? Do you want me to feed you?”

“Thank you. I don’t have any appetite.”

“Sigh…” The nurse sighed.

Suddenly, the door opened, and Dong Xuebing enters with a smile. “Thank you, nurse. I will feed her.”

Qu Yunxuan was stunned when she heard this voice and turned around immediately.

The nurse looks at Dong Xuebing. “Are you her family member?” She doesn’t know Dong Xuebing.

Dong Xuebing nodded. “Yes.”

“What are you all doing?” The nurse glared at Dong Xuebing. “The patient had been hospitalized for a few days, and why did you wait until now to visit her? You all must accompany her more often and chat with her. This will help with her recovery. She might lose her child if this carries on.”

Dong Xuebing smiled apologetically. “Sorry. I will visit her every day from now.”

The nurse pushed the lunch box into Dong Xuebing’s hands and left the ward.

Dong Xuebing smiled and sat on the bed. He blew a spoonful of porridge to cool it and moved it nearer to Qu Yunxuan’s mouth. “Have some.”

Qu Yunxuan was still looking at Dong Xuebing in a daze.

Dong Xuebing moved the spoon closer. “Open your mouth….”

Qu Yunxuan swallowed the porridge, and her tears rolled down her cheeks.

“Am I dreaming?”

“No. I am back.”

“You are…” Qu Yunxuan cried. “I thought you are killed in that air crash.”

“The plane crashed, but I managed to escape. Haha… you should know how strong I am. How can an air crash kill me? Stop crying. This is nothing serious.” Dong Xuebing put down the lunchbox and hugged Qu Yunxuan. He kissed her forehead. “You all are making a fuss out of nothing. Even bullets and bombs cannot kill me, let alone an air crash. I will find ways to escape. Stop crying.”

Qu Yunxuan hugged Dong Xuebing around his head and pressed it against her chest. She cried and kissed his head. “You bastard! I will be scared to death by you sooner or later! Do you know I almost gave up living because of you?!”

Dong Xuebing smiled sweetly. “Sorry.”

“You brat!”

“Haha… if you are still angry, just pinch me… ah… you pinched me!”

“You are the one who asked me to pinch you!”

“But you can do it softly. It’s painful!”

Qu Yunxuan burst out laughing and pinched Dong Xuebing again. “You brat! Don’t ever scare me like this again!”

“Alright. I will not dare to do this again.” Dong Xuebing laughed. “I was unlucky this time. The engine caught fire, and the plane exploded. I managed to return after much difficulty and even attended my funeral.”

“Stop talking nonsense! Oh!” Qu Yunxuan quickly pulled up Dong Xuebing’s shirt. “Show me. Where are you hurt?”

“I am not injured.”

“Show me!”

“Ah… See for yourself! I am fine!”

Qu Yunxuan checked Dong Xuebing’s body and sighed in relief. She leans back on the bed and suddenly remembered something. She glared at him and pinched his cheek. “How dare you ask me to abort our child and leave by yourself?! How can you say such things?! You even say you did not love me at all and ask me to look for someone else?!”

Dong Xuebing cleared his throat. “Err… I was talking nonsense at that time.”

“I find you are serious.”

“Aunt Xuan, stop talking about these. You should know my feelings for you. I was forced to say those things as I don’t want you to bring up our child alone. Now, I’m back, and I will take care of you. Don’t even think of leaving me.” Dong Xuebing stroked Qu Yunxuan’s bulging tummy. “Oh, it’s so big now. Let me listen to it. Does he know how to kick?”

Qu Yunxuan laughed. “He knows it a long time ago.”

“Baby… let Daddy feel your kick.”

Aunt Xuan’s tummy moved.

Dong Xuebing laughed. “Ah… he is kicking me! Hahaha….”

“You ah…” Qu Yunxuan knocked Dong Xuebing’s head. “Look at your foolish look. Can you behave more like an adult?”

“Let me listen to the baby again.”

“The baby is sleeping! Stop fooling around before I beat you up!”

After playing around for a while, Dong Xuebing continued to feed Qu Yunxuan. She wanted to eat herself, but Dong Xuebing insisted on feeding her. After eating for a few minutes, she started crying again.

“Why are you crying again?”

“I’m not crying.”

“Why are there tears if you are not crying?”

“Xiao Bing, am I dreaming?”

“You are not dreaming.” Dong Xuebing held Qu Yunxuan’s hand tightly. “Haha… I pinch you and see if it hurts.”

“How dare you!”

Dong Xuebing laughed. “Alright, let’s not talk about these. What happened when I was not around these few days?”

“You still dare to mention it?” Qu Yunxuan replied angrily. “Huilan and I know something is happening after your call, and we quickly called others to check on your flight. We were informed that your flight had crashed, and your mother fainted when she learned about it. We rushed her to the hospital, and I don’t even remember how I ended up here. Sigh… I don’t want to talk about this anymore.”

“Huh? Is my Mum ok?”

“She is fine and had fainted from her high blood pressure.”

“What about you?”

“I am also fine.” Qu Yunxuan patted Dong Xuebing’s hand. “I have recovered after seeing you. Stop making us worry.”

“This is an accident.”

Qu Yunxuan brushed Dong Xuebing’s hair lightly. “Luckily, nothing happened to you this time. But I don’t want to be scared again. I had thought about it. I will return to Beijing tomorrow after discharge and will sell away the Auction Company. A friend had approached me intending to take over our company. After this incident, I don’t want to manage the company anymore.”

Dong Xuebing paused for a second. “You want to sell the company? Then what are you going to do?”

They had made enough money, and the company doesn’t matter. Dong Xuebing will support Aunt Xuan’s decision.

Qu Yunxuan laughed. “I am thinking of entering the Government Service to monitor you in Hebei province! I shall see how are you going to hide from me or go missing.”

“Huh? Are you going to take the civil servant exams?”

“I am thinking of entering a TV station. I should have no problems taking on the role of a news editor or work in their business department. Don’t forget I had worked in a news agency before.”

“Oh… you were formerly from the business department. But… can you cope?”

“I don’t know. Furthermore, I don’t want our baby to meet his father once every few months.”

Dong Xuebing knows Aunt Xuan wants to see him more frequently, and that’s why she wants to move to Hebei to develop her career. “Alright. Just go ahead. I can get someone to help to get you in.”

Chapter 508 – Position is gone!

One day….

Two days….

Three days….

It is a hot day. Although it’s morning and still not the hottest period of the summer, Dong Xuebing could not stand the heat. He is afraid of hot weather after being stranded on that coral rock for days. He was sweating under his blankets and kicked them aside before continuing to sleep.

The door opened.

Luan Xiaoping entered the room. “Why are you not covering yourself with your blanket?”

“It’s too hot.” Dong Xuebing mumbled.

“You are covered in sweat and will catch a cold. Get up. It’s already past 8 am.”

Dong Xuebing mumbled. “Let me sleep a while longer. It’s been tiring these few days.

Luan Xiaoping shook her head and sat on the bed. She covered Dong Xuebing’s legs with the blanket. “Has Huilan’s younger brother and sister left?”

“They left two days ago.”

“What about Yunxuan?”

“I sent her back yesterday.”

“Everyone had shown concern for you during the funeral, and you must not forget to treat them to a meal. Are your colleagues and Leaders aware of it?”

“Mum, I know what to do.”

“… Have you treated them?”

Dong Xuebing smiled wearily and rubbed his eyes. “What do you think I had been doing the past few days? We had a meal with our relatives that afternoon, and I treated Aunt Xuan and the rest later that night. The next day, I invited Mayor Zhao, other Government Leaders, and I treated a few of my colleagues that evening. I also went to drink with my former colleagues at Hui Tian Village Police Station. I returned to Beijing for a meal with Huilan’s family. I had been running around, eating, and drinking these few days. It is too tiring.”

“Do you have anything on today?”

“I settled everything and just want to sleep a little longer.”

“Alright.” Luan Xiaoping stroked Dong Xuebing’s hair. “I will wake you at 10 am.”

Dong Xuebing rolled his eyes. “How am I supposed to return to bed after chatting with you for so long? I am awake now.”

Luan Xiaoping laughed. “Then get up. I will prepare breakfast for you.”

“No.” Dong Xuebing turned and patted his back. “Mum, my whole body is aching. Help me massage my back.”

“You brat. How dare you order your mother?”

“Hurry. It’s been years since you give me a message.”

Luan Xiaoping smiled and started massaging his back after slapping his butt lightly. “Do you know how scare I was during those few days? I still have not settled the score with you. Oh, I can tell Yunxuan and Meixia worries about you.”

Dong Xuebing’s heart skipped a beat. “Really? Maybe it’s because we are close.”

Luan Xiaoping asked. “Is your Aunt Xuan going to get married? Her tummy is so big, and she did not say anything when I asked her. Sigh… Yunxuan is such a nice girl. I wonder who is so lucky to be with her.”

“Err… Mum… take a break. You don’t need to massage anymore.”

“I am not tired.”

“I don’t want you to be tired. I am feeling better now. Thank you.”

“Haha… don’t mention it.” Luan Xiaoping forgot what she was saying after Dong Xuebing interrupted her. “Get dress while I prepare breakfast.”

“Ok. Don’t you have lessons today?”

“It’s the weekend today.”

Dong Xuebing was stranded in the sea for two weeks and had forgotten about the days. “Are you going back to the City later? Old Yang should be off too.”

“I am not leaving during the day. I will accompany you.”

Dong Xuebing had been busy entertaining his colleagues and friends and was seldom at home. Luan Xiaoping is the happiest person to see him again, and he has many things to say. Today, he has finally settled on entertaining his colleagues and friends, and she has an opportunity to chat with him. It doesn’t matter to her what they chat about, as long as he is alive and is in front of her.

After breakfast, Dong Xuebing massaged his mother’s shoulders and accompanied her to watch TV. They chatted happily, and after the air crash experience, he cherished spending time with his loved ones more.

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang.

Luan Xiaoping turned to Dong Xuebing. “Stop massaging me, and answer your phone.”

Dong Xuebing released his hands on his mother’s shoulders and smiled. “My phone had been ringing non-stop these few days.”

“There’s nothing to be proud of.” Luan Xiaoping is amused.

Dong Xuebing had not only been busy with his colleagues and friends. He also had to replace his identification card, bank cards, etc. Of course, he doesn’t need to do these himself. He just gave his Hu Kuo, photographs, and authorization letter to Guo Panwei, for him to settle all these. Everything should be ready by next week. The phone he is using now is the newly bought iPhone 4S.

Dong Xuebing answered his phone. “Hello.”

“Chief, I’m Sun Shuli.”

“Oh, Old Sun.”

“My wife and I are at your building, and we wish to visit you. Are you at home?”

“Yes.” Dong Xuebing is puzzled and looks out of the windows. “Alright. Come up, and don’t bring anything with you.”

“Haha… I had already bought them.”

“You are too polite. Come up now, and don’t bring any gifts next time.”

After hanging up, Luan Xiaoping asked curiously. “Is that your Agency’s Deputy Chief Sun? Didn’t you say you had dinner with them already?”

Dong Xuebing straighten his clothes. “Yes. Maybe he needs something from me.” He had noticed something peculiar with them. They had not told him anything about work because he just returned from the dead, but he knew what was coming and had his plans. That’s why he did not ask when they didn’t mention it. He didn’t even call the Agency these few days.

A few moments later, Dong Xuebing can hear footsteps coming up the stairs.

Dong Xuebing and Luan Xiaoping opened the door and gates to wait for them.

Sun Shuli saw Dong Xuebing standing outside and quickens his pace.

“Chief.”

“Old Sun. Is this your wife? Nice to meet you.”

“Nice to meet you, Chief Dong and Auntie.” Chief Sun’s wife is in her forties, and looks mean. But she smiled politely.

Luan Xiaoping smiled. “Come in. I will prepare the tea.”

“Oh, thank you.” Sun Shuli and his wife replied.

Luan Xiaoping is used to her son’s colleagues, who are around her age, addressing her as ‘Auntie.’ But she still feels uncomfortable sometimes. Sun Shuli’s wife might be even older than her, calling her Auntie because of Dong Xuebing’s position.

After entering the apartment, Dong Xuebing drank tea, smoke, and ate fruits with them.

Sun Shuli felt awkward and has an embarrassed expression on his face.

“Old Sun, why did you give me so many health supplements? Thank you.” Dong Xuebing laughed. “I had been eating raw fish for days at sea and need nourishment. These are good for my recovery, and I can get back to work earlier.”

Sun Shuli’s expression froze when he heard this.

Sun Shuli’s wife also had an awkward expression.

Dong Xuebing asked curiously. “What is it? Are you feeling unwell?”

Sun Shuli knew Dong Xuebing might not know what happened, and he decided to tell him. “Chief, everyone thought you…. That’s why around ten days after the crash, the County Party Committee decided to let me take over your position as the Agency’s Chief… This…” This is the real purpose why Sun Shuli came. If Dong Xuebing is someone ordinary, he might not care. But he is Mayor Xie’s boyfriend, and Sun Shuli is in an awkward position. He is worried Dong Xuebing might be mad with him taking over the Agency.

“Oh…” Dong Xuebing rubbed his forehead, but he had expected this.

Sun Shuli had been speaking casually with Dong Xuebing because their ranks are about the same. But today, he is very respectful to him. He doesn’t know what is the County Government’s plans as this had never happened before.

Sun Shuli quickly continued. “I think I am not ready to be the Agency’s Chief, and I had spoken to Mayor Zhao this morning. Since you are back, you should carry on as the Chief. I…” He needs to say this regardless of what he thinks.

Dong Xuebing waved his hand and laughed. “Since the organization had decided on this, how can they take back this order? Haha, Old Sun, you are the best person to lead the Agency, and I am assured to hand it to you.”

“But…”

“Do your best and don’t worry about other things. Don’t need to worry about me being upset. I am not narrow-minded.”

Sun Shuli is relieved upon hearing this. He was afraid Dong Xuebing would create havoc at the County Party Committee after knowing this. Others might not do this, but Chief Xiao Dong will do it. His career will be in jeopardy. Furthermore, Xie Huilan and Dong Xuebing’s status had almost overtaken Xiang Daofa. He had to think about this carefully. He would rather not be the Chief than offend Dong Xuebing and Xie Huilan.

But Sun Shuli also knows it is impossible for him to return the Chief’s position to Dong Xuebing and continue to be the Deputy Chief.

The decisions made by the organization cannot be reversed like this!

Chapter 509 – Going to be promoted!

Morning 9 am.

County Family Quarters. Dong Xuebing’s apartment.

“Old Sun, are there any other changes within the Agency other than you?”

“Luo Haiting is promoted to Deputy Chief, and the rest are the same.”

“Director Luo is promoted? Who took over her position?”

“Err… the higher-ups felt Panwei doesn’t have sufficient experience, and Chief Luo is temporarily overseeing the Office department now. Maybe Panwei will succeed her in the future.”

“What about Jia Yan?”

“Jia Yan’s position remains the same.”

Dong Xuebing nodded. Seems like Xie Huilan has full control over the Investment Promotion Agency now.

Dong Xuebing chatted for a while, and Sun Shuli suddenly mention. “A few Japanese investors might be coming these few days. Do you…”

“You are the Agency’s Chief now.” Dong Xuebing laughed and patted Sun Shuli’s arm. “You don’t need to ask me for any instructions. Just do your best at the Agency and don’t let the Leaders down.”

Sun Shuli paused for a second and continued. “You had attended the investment fair in Tokyo and had invited them. Should I… ask Mayor Xie first?” Deputy Mayor Zhao Xinglong oversees the Investment Promotion Agency, and Sun Shuli’s position is not high enough to reach Xie Huilan. But he mentioned this is to hint to Dong Xuebing that he is on her side.

Dong Xuebing nodded and did not say anything. Old Sun is good at these inter-relationships, and Dong Xuebing might have other ideas if he did not visit him today. But Sun Shuli had visited him sincerely and even brought gifts.

About ten minutes later, Sun Shuli and his wife left.

Luan Xiaoping asked anxiously after the door is closed. “Xiao Bing, I overheard what you all are saying… is your position gone?”

Dong Xuebing laughed. “This is only temporary. Don’t worry, and everything will be fine.” He paused for a second. “Oh, I am going out for a while.”

“Where are you going?”

“I am going to ask Huilan.”

“Then I will wait for you to have lunch. Bring Huilan back for dinner if possible.”

…….

County Government building.

Today is a rest day, but there are still much staff working overtime.

It’s been a few days, but many people are still surprised to see Dong Xuebing.

Why are you all looking at me in shock? Have you never seen a living person?

Dong Xuebing went upstairs to the Mayor’s office and entered without knocking.

Xie Huilan, dressed in a black suit, is speaking to her Office Director Yao Yi.

Xie Huilan saw Dong Xuebing and said. “Please knock before you enter next time.”

Dong Xuebing pretended to be angry. “Mayor Xie, I had only been away for a few days. Why is there a new Chief to replace me?”

Xie Huilan turned to Yao Yi. “Old Yao, you can decide on the other meeting agenda.”

Yao Yi nodded. “Ok. I will go out first.”

After the door is closed, Dong Xuebing walks over to Xie Huilan’s desk and sits down. “Mayor Xie, you cannot do this to me. Everyone can see my performance at the Investment Promotion Agency, and I had completed the 500 million RMB target. The trip to Tokyo is also considered a business trip. How can I be removed from my position? Who did I offend?! I lost my position and job now. What am I going to do?” He is very loud, and everyone along the corridor could hear him.

Xie Huilan laughed. “You brat…”

Dong Xuebing puts on a poker face. “Don’t call me a brat. I am serious now. What am I going to do now? You must give me an answer today.”

Xie Huilan smiles. “How come I feel that you are very happy now?”

“How can I be happy when I lost my job?!”

“Stop your nonsenses.” Xie Huilan is still smiling. “Just say what you want.”

Dong Xuebing knows he cannot fool Xie Huilan and laugh. “I had asked you for a transfer the last time, and you said it was not the right time, as I was just promoted to Section Chief less than three months and needed some time. But my position is taken away from me now, and the air crash is because of work. The County should not treat me like this with my outstanding performance at the Agency. I want to be promoted now!” There’s nothing to hide from her.

Xie Huilan laughed and scolded. “You are so desperate for promotion!”

Dong Xuebing replied. “A soldier who doesn’t want to be a General is not a good soldier, and a government leader who doesn’t look forward to being promoted is not a good leader. I want to be promoted to serve the people better.”

Xie Huilan looks at Dong Xuebing. “Where do you want to go?”

Dong Xuebing cleared his throat and asked. “Party Secretary of a Village Town?”

“Don’t even think about it.” Xie Huilan retorts. “Your length of service is too short to be a Village Town’s Mayor, and you want to be the Party Secretary?”

Dong Xuebing bargained. “Public Security Bureau’s Chief is also fine.”

“You are ridiculous. Are you thinking of getting promoted to Deputy Division Chief?”

“I am a Section Chief despite not a member of the Party Committee, and I think I have enough experience. Err… then where should I go?”

Xie Huilan is mad and amused. “Be content with what you have. You… this is a blessing in disguise for you.”

Dong Xuebing also knows this is a blessing in disguise for him. If the plane did not crash, he would have to wait for at least one year to get a transfer to another department. He was just promoted to be the Agency’s Chief three months ago, and he can’t get another promotion so soon at his age. No matter how outstanding he is, or his father is the Provincial Party Secretary, he will not get a transfer or promotion so soon. It will be against the regulations, but it’s different this time. Dong Xuebing’s position was removed, and he can’t return to the Agency. It is also not right for the County to transfer him to another department with the same authority. He had completed the Agency’s target of 500 million RMB ahead of the deadline. This is a significant achievement.

That’s why the County can only promote him, and no one can say anything about this!

“Huilan, where am I going to be transferred to? Stop hiding from me.”

Xie Huilan laughed. “I had been thinking these few days, but I cannot decide where you will be transferred to. There must be vacancies first.”

“Then what should I do?”

“Go back and wait for news.”

“How long will it take?”

“At least one week to a month.” Xie Huilan stopped teasing him. “Didn’t you mention that you want to go to the City? I will try to get you a position in the City area. Just go back and wait for the transfer order. I will do my best to help you.”

“That’s what I want to hear.”

I am finally going to get promoted!

Dong Xuebing had been waiting for this day!

Chapter 510 – Engagement!

Evening.

The sky is dark, and it is around 7 pm.

Luan Xiaoping is busy cooking dinner in the kitchen.

Dong Xuebing is watching CCTV news in the living room, reporting about the air crash incident. The newscaster announced the latest information. A Chinese male passenger on board the flight is the sole survivor of the crash. Based on his account, the emergency exits cannot be opened after the plane’s engine caught fire. The investigators are investigating the cause of the crash, and the people in charge are in custody.

The sole survivor is Dong Xuebing. Xie Jing had brought a Xin Hua News Agency reporter to interview him when he had dinner with Huilan’s family in Beijing. He did not hide anything and told the reporter his account. Of course, he briefly explained his escape and claimed it was luck. Many other news media want to interview him but were rejected, as he doesn’t want to be famous.

Ring… ring… ring…

Luo Haiting called Dong Xuebing’s mobile phone.

“Hello, Chief. I’m Xiao Luo.”

“Director Luo, oh… I should address you as Chief Luo now.” Dong Xuebing laughed.

Luo Haiting felt embarrassed. “Don’t call me that. Everyone knows that you are the one who brought in 500 million RMB worth of investment, and I am promoted because of you.”

“You are modest. The Agency will not do well without the Office department’s support.”

“Chief, I heard… you are going to be promoted?”

Dong Xuebing paused for a second. “No. Who told you that?”

Luo Haiting blinked and asked. “Everyone is saying this.”

News of him speaking to Huilan in the morning had spread so fast? There are no secrets in the government service.

“What promotion? Those are rumors.” Dong Xuebing laughed. “It should be a same-level transfer at most, and nothing is confirmed yet.”

“Haha. I am congratulating you in advance.”

“Thank you.”

Luo Haiting knows that even if it is a same-level transfer, but ‘Section Chief’ positions are different. For example, some experienced County Public Security Bureau Deputy Chiefs hold the rank of “Section Chief.” But suppose they want to be promoted to Deputy Division Chief. In that case, they must be the Public Security Bureau’s Executive Deputy Chief, followed by the Bureau’s Chief, and then enter the County Party Committee. There are many prerequisites, and this is the Public Security Bureau. It will be more difficult to get a promotion if it is in the Cultural Department. But an important County’s department Chief, or a City Area’s important department head with ‘Section Chief’ position, can be promoted to Deputy Division Chief directly. It is very different for a ‘Section Chief’ to get promoted while working in a Village Government.

The Investment Promotion Agency is not an important County department. Everyone knows Dong Xuebing will be transferred to a more important position.

Dong Xuebing is going to move up again after getting promoted three months ago?!

This is a first in Fen Zhou City!

After hanging up, Guo Panwei called.

Guo Panwei laughed. “Congratulations, Chief.”

“It’s not confirmed, and I don’t even know where I will be going.” Dong Xuebing is in a good mood. “Panwei, what are your plans?”

Guo Panwei replied after a short pause. “I will follow you wherever you go.”

Guo Panwei has high hopes for Dong Xuebing’s career development. How else can get to Dong Xuebing’s rank with less than two years of service in the government? He is also less than 25 years old, and his political achievements are shocking!

But Guo Panwei also has his ideas. He had just gotten his Deputy Section Chief rank with Dong Xuebing’s help, and he needs to find a stable department to gain experience. The Investment Promotion Agency is also doing well after Dong Xuebing took over. Transferring to another place is not good for Guo Panwei. But he cannot tell Dong Xuebing what he is thinking. If Dong Xuebing needs his help, he still has to follow him to other departments.

Dong Xuebing thought for a while and said. “My transfer is not confirmed, and you should remain in the Agency. Let’s talk again after you become the Office Director.”

“Office Director? I have never thought about it. It’s too far.”

“It’s not. Haha… I can tell Mayor Zhao and Old Sun want you to let you be the Agency’s Office Director.”

“But…”

“Alright. That’s settled.”

Dong Xuebing knows to bring Guo Panwei along for his transfer is not good for the latter’s career. That’s why he asked him to remain in Yan Tai County. With Xie Huilan and Dong Xuebing’s connections, he should have a bright future.

After a while, Dong Xuebing’s mother walked out of the kitchen and asked. “Has Huilan finish work?”

Dong Xuebing looks at his watch. “It is after her working hours, but she is always busy and seldom gets to go home on time.”

“Did you tell her to come over for dinner? I will not cook the dishes first. Let’s wait for her.” Luan Xiaoping wiped her hands and took off her apron.

“Do you want me to call her?”

“No need.”

“Then let’s wait. She should be back soon.” Dong Xuebing nodded.

Luan Xiaoping looked at her son and asked. “Why are you so happy this afternoon? What happened?”

Dong Xuebing laughed. “I am going to be promoted, but I still don’t know where I will be transferred to. Most probably, it will be the city area, and it will be more convenient to visit you.”

Luan Xiaoping thought for a while. “Do you want me to ask Old Yang?”

“No.” Dong Xuebing quickly stop her. “Huilan and I can settle this ourselves. I also know some people, and I don’t want to bother Old Yang.”

Huilan is Dong Xuebing’s girlfriend, and it’s fine to ask her for help. But Yang Zhaode and Dong Xuebing’s mother are not married. He cannot keep asking him for help. Dong Xuebing doesn’t like to ask for favors from others and felt this might affect his mother and Old Yang’s relationship. Old Yang’s family might even look down on them because of this.

7.40 pm. Xie Huilan arrived at Dong Xuebing’s apartment.

Luan Xiaoping welcomed her in. “You must be tired. Come in. I will cook the dishes for your all. Xiao Bing, prepare tea for Huilan.”

Dong Xuebing replied. “She can brew the tea herself.”

Luan Xiaoping gave Dong Xuebing a stare. “Are you going to prepare tea or not?!”

“… fine… I will go now.” Dong Xuebing laughed.

“Cut some fruits for Huilan too.”

“Why are you ordering me around?” Dong Xuebing grumbled.

Xie Huilan put down her bag and smiled. “Mum, why are you still treating me like a guest?”

Luan Xiaoping laughed. “No. I am not treating you as an outsider. You must be tired from work, and I want to dote you.”

Dong Xuebing poured a cup of tea. “See, my Mum likes you so much. I have never enjoyed such treatment before.”

Luan Xiaoping laughed. “Nonsenses.”

Xie Huilan took off her jacket and said. “Mum, let me cook dinner today. My cooking has improved these few days. Haha…”

Dong Xuebing teased her. “What else can you cook other than Scrambled eggs with tomatoes?”

Xie Huilan smiled and gave Dong Xuebing a side-glance without saying anything.

Dong Xuebing knows she is annoyed. Sigh… She can’t take jokes. “But I love your Scrambled eggs with tomatoes. Mum, do we have tomatoes? Let Huilan cook it.”

Luan Xiaoping replied. “Go outside and wait. I will cook.”

In the end, Xie Huilan and Dong Xuebing also went to help out in the kitchen.

Luan Xiaoping suddenly brought up this subject during dinner. “Huilan, Xiao Bing, and you are not young. When are you all free to hold your wedding? Is your family fine with it?” She knows Xie Huilan was lying when she said they had registered their marriage during the funeral.

Xie Huilan puts down her chopsticks. “We planned to wait until Xiao Bing’s transfer.”

Luan Xiaoping asked. “Isn’t he is going to be transferred away soon?”

Dong Xuebing listened attentively as he is very concerned about his transfer.

“Yes. My Mum is making preparations.” Xie Huilan thought for a while. “I guess it should be around the end of the year.”

Luan Xiaoping has some consideration. “Let’s not hold it this year. Xiao Bing had just held a funeral, and it’s his Zodiac Year. It’s not auspicious to hold a wedding. Let’s hold it early next year.”

Xie Huilan smiled. “Ok. We will listen to you. My Dad also wants to wait until next year. It’s my Mum who is anxious to marry me off. Haha…”

Luan Xiaoping replied. “End of the year and early next year is about.”

“Ok. Let’s fix it as early next year. We will make the preparations.”

Luan Xiaoping nodded happily. “Good. Xiao Bing is lucky to have you.” She turns to her son. “You must treat Huilan well. If you dare to be unfaithful to her, I will not let you off!” She turns to Xie Huilan. “Huilan, Xiao Bing is much younger and is immature, unlike you. Please take care and give in to him in the future.”

Dong Xuebing rolled his eyes. “Do I need her to give in to me? I have been giving in to her most of the time.”

Xie Huilan goes along with Dong Xuebing. “That’s right. Xiao Bing has been giving in to me, and he is the one making most of the decisions when we are together.”

Luan Xiaoping nodded and is satisfied with her answer.

This made Dong Xuebing blushed. Since when he gets to make any decisions when he is with Xie Huilan. Her character is too overbearing, and how is it possible for her to listen to him? “…. I am getting a promotion and married soon. It’s double happiness. Let’s have a toast!”

Chapter 511 – New ability – Reverse!

Monday.

Morning.

Dong Xuebing’s mother had returned to the City to teach, and Sister Xie went to work at the County Government. Aunt Xuan had returned to Beijing, and Sister Yu had gone to Qianqian’s school to attend a teacher-parents meeting. Dong Xuebing sat in front of the TV and felt bored.

But he is in a good mood as he is going to be promoted.

Dong Xuebing wonders where he will be transferred to.

Since I am free, I should look into my special ability. Maybe I can discover new powers.

Let’s try it!

Dong Xuebing took out his English-Chinese dictionary and sat on the sofa.

Dong Xuebing thought he could only use BACK in the past until he found out about MENU and STOP by accident. MENU is to check the remaining time, and STOP is to stop time. There are three commands now, and could there be more? He already has 1 minute more than everyone else every day, and maybe he can discover new ways to use this minute other than BACK and STOP.

This ability is Dong Xuebing’s greatest asset, and he needs to master it thoroughly.

Dong Xuebing was overjoyed after he discovered STOP previously and stopped reading English words. It was also time-consuming and boring. But he doesn’t have any duties now and finally has the time to rest. He plans to accumulate more time as reserves for the future. Division Chief and Section Chief are not his final goals. He is ambitious, and his power is all he can rely on.

Let’s start.

Dong Xuebing decides to read all the words properly.

With time to spare, Dong Xuebing did not skip words like the last time. He is going to read all the words in the dictionary.

Dong Xuebing had previously read many words from the first page and will start from the last page today.

Let’s start from Z!

Zyrian…. Zymurgy… Zymosis…

One hour…

Three hours….

Five hours….

Dong Xuebing read every single word patiently.

Actually, Mandarin also works, and Dong Xuebing knows about this. He discovers that he only needs to have the intention of “BACK” in his mind, and it will happen. The language or words doesn’t matter.

Dong Xuebing can stop or reverse time when he wants to without saying anything.

Using Mandarin also has its flaws.

Dong Xuebing had been speaking Mandarin for more than twenty years, and he might use his powers accidentally. He will be very conscious when he says words like “back” or “return.”  Using English words as commands will prevent accidents.

So, Dong Xuebing decides to use English words as commands. Another reason why Mandarin is not suitable is that there are multiple meanings to one character.

Ten hours….

Twelve hours….

One day passed.

Two days passed.

Dong Xuebing reads the dictionary the moment he wakes up, these two days without leaving his apartment.

…….

Dong Xuebing finally discovered a new command on the third day.

Dong Xuebing started reading the dictionary this morning, and he notices something weird when he read REVERSE. He frowned and knew this word had triggered something. He had the same feeling when he used BACK and STOP. It felt like something “moved” in his mind.

What happened?

Is this a command?

Dong Xuebing looked around him and did not notice anything different.

MENU!

Dong Xuebing looked at his remaining time and frowned. His time got lesser.

Dong Xuebing had not used BACK or STOP since he used up all his time at the airport. That means his remaining time should be in multiples of 60 seconds. But his remaining time is 5 minutes and 38 seconds. What was more shocking is his time is still reducing.

5 minutes and 37 seconds… 5 minutes and 36 seconds…

This…

Dong Xuebing took a deep breath and quickly said REVERSE.

His time stopped at 5 minutes and 35 seconds!

This is a command!

I found a new command.

Dong Xuebing is very excited and quickly looks at this word’s meaning. Move backward or undo?

Dong Xuebing walks over to the window and looks downstairs. A kid is running out of the building, and he mumbled REVERSE.

He said the command!

One second… two seconds… three seconds… Dong Xuebing’s remaining time is reducing.

But that kid is still running about, and nothing had changed!

Dong Xuebing quickly stop REVERSE and activate it again. But he did not notice what is the function of REVERSE after trying it for a few hours.

Is this command useless?

No. It must have some use to it!

Dong Xuebing knows there must be some uses, but it’s not as obvious as BACK and STOP. He just did not know its uses yet!

What is different after using this command?

What does REVERSE do?

Chapter 512 – Reunite!

Morning.

The wind picks up to force 2 to 3, and it is more cooling now.

The sparrows outside of the windows are chirping loudly.

Dong Xuebing woke up and continued to experience REVERSE. He still doesn’t know what this command does. He had been trying it for two days and is frustrated. His mind is in a mess, and he decided to put REVERSE aside temporarily. He must rest before he goes crazy.

Dong Xuebing decides to visit Sister Yu!

He drove to Hua Mei Estate and pressed the doorbell. But no one opened the door.

Did Sister Yu and Yu Qianqian go out? Dong Xuebing used his keys to open the door and went into the bedroom for a rest.

A few minutes later, Dong Xuebing heard the door opening and footsteps.

“Mum, where should I place the vegetables?”

“Put it in the fridge. Leave it to me and go do your homework.”

“I had finished doing my homework. Let me help you wash the vegetables. Mum, is Uncle coming today?”

“I don’t think so. He has just returned and should be very busy.”

“Ok…”

Dong Xuebing smiled and walked out of the bedroom. “Who says I am not coming? Haha…”

Yu Qianqian’s eyes brightened up and cheered! “Uncle!”

Yu Meixia was surprised and quickly tidied her hair and clothes. “Xiao Bing, you… why are you here?”

“Why can’t I be here? Am I unwelcome?”

“No…” Yu Meixia replied.

Dong Xuebing waved Yu Qianqian over. “Qianqian, come over and let me take a look at you. You had grown taller.”

Yu Qianqian walks over and lets Dong Xuebing pats her head. She smiled sweetly. “I had grown 1cm taller.”

“Wow… you are going to be taller than me soon.”

Yu Meixia did not join their conversation and went into the bathroom. She returned with her hair pinned up and make-up after a while.

Dong Xuebing is amused. “Sister Yu, you are getting prettier too.”

Yu Meixia blushed. “No…”

“You can ask Qianqian.” Dong Xuebing laughed.

Yu Qianqian nodded. “My Mum is the prettiest!”

“… I’m not.”

Yu Meixia felt embarrassed and prepared tea for Dong Xuebing. She sat beside him, holding an ashtray. But he is not going to smoke. She looked at his feet and noticed he had not change into slippers. She quickly kneels down to remove his shoes and helped him puts on a pair of slippers. This service is top-notch.

“Sister Yu, you don’t need to do these.”

Yu Meixia did not reply and started peeling an orange for him.

Yu Meixia is wearing a pastel-colored fitting long dress, and it flaunts her curvy hips.

Dong Xuebing looks at her butt and couldn’t control his urge.

He did not even touch a girl’s hand when he was stranded at sea for two weeks, and after he returned, he couldn’t do anything with Aunt Xuan as she is pregnant. Xie Huilan is also around, and he can’t visit Sister Yu. Now, he finally got the chance to be with her alone, and his fire is raging.

“Qianqian, can you help me buy a packet of cigarettes?”

“… ok!”

“Here’s the money. I want a packet of Zhong Hua.”

Yu Meixia blushed and decided to send her daughter to a store further away. “Buy it from Yong Hui Supermarket. They sell authentic cigarettes. The corner stall is selling fake cigarettes.”

Yu Qianqian nodded and ran out of the door.

“Don’t run and watch out for cars.” Yu Meixia looks at her daughter, runs down the stairs, and closed the door.

Yong Hui Supermarket is quite far, and they have around 30 minutes before Qianqian returns.

Dong Xuebing laughed as he knows Sister Yu could see through him. He carried her, kissed her forehead, and his hand started stroking her thighs.

Yu Meixia blushed and lowered her head. “I… today…”

“What’s wrong?”

“It’s not… convenient.”

“Huh? Is it the time of the month?”

“Yes.” Yu Meixia saw Dong Xuebing’s disappointed face and quickly said. “It’s nothing. We can do it in the bathroom… to prevent soiling the bedsheet.”

“Never mind. We can do it another day.”

“I’m fine as long as you are happy.”

Dong Xuebing smiled. “I don’t want to force you.”

“It’s my last day, and I will be fine.” Yu Meixia blushed and pulled down her shoulder straps, exposing her fair shoulders.

Dong Xuebing’s eyes are glued to her exposed shoulders. “When did you learn how to seduce people?”

“No…” Yu Meixia panics. “I am not seducing you.”

“You are seducing me now. Haha…”

“No…”

Dong Xuebing carried her into the bathroom and placed her in the bathtub.

Twenty minutes later.

They are worried Qianqian will be back early and finished it fast. Yu Meixia used the showerhead to wash away their stains and returned to the living room. She sat there for a while, and her tears rolled down her cheeks. She started sobbing.

“What’s wrong? Did I hurt you?”

“No…”

“Sorry… it’s my fault. I shouldn’t be doing that with you.”

“No.” Yu Meixia wiped her tears. “I thought… you are not coming back again.”

Dong Xuebing hugged and kissed her forehead. “I am back now. Stop crying like a baby.”

Yu Meixia hugged Dong Xuebing tightly. “Ok.”

Sister Yu has a soft character, and Dong Xuebing knew she must have been crying her eyes out after hearing about the air crash. He started whispering sweet nothings into her ears, making her blush.

Qianqian returns after a while, and Yu Meixia quickly moves away from Dong Xuebing and straightens her dress.

At the same time, Dong Xuebing’s phone rang. It was an unknown number. Although he had gotten back his number, all the saved contacts are gone. All the contacts in his current phone are newly re-entered during his ‘funeral,’ and he lost many people’s contacts. He placed a cigarette on his lips, and Sister Yu quickly lit it before asking his phone.

“Hello.”

“Xiao Dong? It’s me.”

“You are…” This is a familiar voice, but Dong Xuebing couldn’t remember who this is.

“Haha… I’m Liu Chenlong.”

Dong Xuebing replied. “Uncle Liu. Sorry… I lost my phone a while ago and lost all the contacts.”

Liu Chenlong laughed. “I am in Fen Zhou City for work now. Are you free? I want to give you a treat.”

Dong Xuebing also wants to contact Liu Chenlong. “Sure. How about noon?”

“Noon is fine. I will finish my work here and go over it with you. I should reach around 12 pm and will call you.”

“How can I make your travel here? I will go and look for you in the city.”

“It’s fine. I also have some things to do in Yan Tai County.”

“Ok… I will wait for your call.”

After hanging up, Dong Xuebing saved this number and looked at Yu Meixia. She is standing behind him, massaging his shoulders. Yu Qianqian is sitting beside him, knitting his legs with her small hands.

Yu Meixia asked. “Are you busy later?”

“Yes. I have a lunch appointment with someone.” Dong Xuebing looks at her. “Oh, did you ask your relatives about the things I told you when I was in Tokyo?”

Yu Meixia nodded. “My relatives said they don’t know and did not tell me anything.”

Dong Xuebing nodded. “I have something to tell you after I returned. Err… Qianqian, can you go to the room for a while?”

“No need.” Yu Meixia bit her lips. “I had told Qianqian about this a few days ago.”

Yu Qianqian looks at them. “Is it about my maternal grandfather and grandmother?”

Dong Xuebing did not hide anything from them. “Sister Yu… I might have found your biological parents.”

Yu Meixia is shocked. “My… my parents? They… are they still around? Did you see them?”

Dong Xuebing replied. “I am not 100% sure, but I should not be wrong. I met a person in Tokyo and saw his ex-wife’s picture. His ex-wife looks like you and Qianqian when she is young. I have almost mistaken the person in the picture is you. They are also from Fen Zhou City and had lost their 5-year old child, Dandan, twenty to thirty years ago.”

Yu Meixia’s mind went blank and stood there not knowing what to say. “Dandan…”

“The person who called earlier is him, and we will be meeting or lunch.” Dong Xuebing continued. “Do you and Qianqian want to join us?”

Yu Meixia did not reply and tighten her grip on Qianqian’s hand.

Chapter 513 – Paternity Testing!

Noon.

Dong Xuebing is speaking to Liu Chenlong over the phone outside a Yan Tai County restaurant.

“Xiao Dong, I had booked a private room on the third floor. 306.”

“Ok. I am downstairs now and will be going up now. Oh, I have two friends with me….”

“Haha… come up together. I will order a few more dishes.”

“I’m so sorry about this. I happened to meet them outside.”

“It’s fine. Your friends are my friends too.”

After hanging up, Dong Xuebing looks at Yu Meixia and Yu Qianqian. They were standing beside the car nervously.

“Mum.” Yu Qianqian held her mother’s hand tightly. “I’m… I’m scared….”

Yu Meixia bit her lips and look at Dong Xuebing. “Xiao Bing, we… we are not going up.”

Dong Xuebing smiled wearily. “Why did you change your mind when we are almost here? Don’t you want to meet your biological parents?”

“But… he might not be my father.”

“It’s fine even if he is not your father. There’s nothing wrong meeting him.”

“I am not ready. We will go back first.” Yu Meixia held her daughter’s hand and walked away.

Dong Xuebing knows Yu Meixia must have complicated feelings after being separated from her parents for so many years. “Alright. I will not force you. You might not remember what happened because you were very young when you got separated from your parents. But your parents will never forget about you. How would you feel if Qianqian got separated from you? You should know how your parents feel when they lost you. You can decide whether if you want to meet him or not.”

“Then… can I…”

“What?”

Yu Meixia bit her lips. “We have DNA testing now. Can we… we wait until the paternity test result first?”

“Yes, but we need his DNA.”

Yu Meixia begged Dong Xuebing with her eyes. “Xiao Bing, this is too sudden, and I am not prepared. Can… we wait for the DNA result to confirm before Qianqian and I….” Yu Qianqian is also looking at Dong Xuebing nervously.

Dong Xuebing sighed. “Alright. You all can wait for me in the car.”

Testing their DNA is also a good idea. At least there will not be any misunderstanding.

Dong Xuebing went upstairs to the private room, and Liu Chenlong walks over to welcome him.

“You are here. Eh? Where are your friends?”

“They had something on and left.”

“Haha… have a seat. I will get them to serve the food.”

Dong Xuebing asked Liu Chenlong why he visited Fen Zhou City during the meal, and his answer shocked him.

Liu Chenlong laughed. “The company has some internal restructuring, and I am transferred to Fen Zhou City.”

Dong Xuebing asked. “A power company?”

Liu Chenlong nodded. “Fen Zhou City Power Company’s General Manager.”

“General Manager? The No.1 of the company?” Dong Xuebing quickly raises his glass. “Congratulations. Here’s a toast.”

“It’s a same-level transfer, and I am going to retire soon. This is considered my retirement home… hahaha….”

After several rounds of restructuring, all power supply companies are state-owned enterprises. But most people still call Fen Zhou City Power Company Fen Zhou City Power Electric Power Bureau. Liu Chenlong’s position as the General Manager is equivalent to the City’s Electric Power Bureau Chief. His rank is much higher than Dong Xuebing, and it is a critical City Department.

Dong Xuebing could guess many things from Liu Chenlong’s transfer. His first guess is Liu Chenlong should be here for his ex-wife, Qian Lihua. Dong Xuebing can tell he still has feelings and wants to reunite with her. She is Fen Zhou City’s ICBC branch President. He should have purposely transferred here to get closer to her.

The lunch lasted slightly more than one hour.

As both were driving, they did not drink alcohol. Before they left, Dong Xuebing secretly kept Liu Chenlong’s glass in a plastic bag.

“Uncle Liu, please drive carefully.”

“Alright. I will be going. Come and find me when you are at the City.”

“Sure.”

Dong Xuebing stood there and watched Liu Chenlong drives away before turning to his car. He saw Yu Meixia and Yu Qianqian, who were in his car, looking towards Liu Chenlong’s direction.

Dong Xuebing boarded his car and asked. “How is it? Can you recall anything?”

Yu Meixia shook her head. “I don’t know. I was too young then and can’t remember anything.”

Dong Xuebing sense Yu Meixia is very nervous and patted her hand. “It’s alright. I have his DNA with me, and I will get someone to test it. Give me a strand of your hair.

Yu Meixia tugged her hair and pulled out a few strands.

Dong Xuebing called Deputy Team Leader Feng to send his men over to collect the samples. If he goes to the hospital, he got to wait for a long time. Furthermore, he doesn’t have Liu Chenlong’s identification, and the hospital will not conduct the test without both parties’ approval. So, he looked for Old Feng. Everything is easier if you know someone within the system.

Afternoon.

Hua Mei Estate.

Yu Meixia and Yu Qianqian sat in front of the TV listlessly after they got home.

Dong Xuebing looks at them and smiles. “Sister Yu, this is a good thing. Why are you two so worried?”

Yu Meixia put her hands together and forced a smile.

Dong Xuebing is amused. “Don’t be so nervous. Do you have any dance music CDs? Teach me how to dance.”

When Yu Meixia was about to play the CD, Dong Xuebing’s phone rang!

Yu Meixia’s face turns pale, and she looks over with Yu Qianqian.

Dong Xuebing took a deep breath and answered. “Hello, Old Feng.”

Feng Lei replied in a soft voice. “Xuebing. I am at the hospital now, and the result is out.”

“How is it?” Dong Xuebing was still teasing Sister Yu for being nervous earlier, and his heart is pounding hard now.

Feng Lei cleared his throat. “It’s a match, and I can confirm both samples are from parent and child.”

Dong Xuebing’s eyelid twitched. “Are you sure?”

“It’s 99.99% accurate.”

“Alright. Thanks, Old Feng.”

“Don’t mention it.”

“Oh, please keep this a secret and don’t let anyone else knows about this.”

“Don’t worry.” Feng Lei doesn’t know who had provided these two DNA samples and did not ask anything.

Yu Meixia asked anxiously after Dong Xuebing puts down his phone. “What is the result?”

Dong Xuebing smiled. “It’s a match. He is your father.”

Yu Meixia bit her lips, and her tears rolled down her cheeks. “My father… father….” She hugged Qianqian and cried.

Yu Qianqian was not crying but started after she saw her mother’s tears.

Dong Xuebing is speechless. “Sister Yu. Don’t teach your daughter to cry at the slightest thing. Haha…”

A few minutes later, Yu Meixia and Yu Qianqian calmed down.

“Xiao Bing.” Yu Meixia is confused. “What… what should I do?”

Dong Xuebing replied helplessly. “What else can you do other than reuniting with him? You have wanted to meet them, right?”

“But it’s been so many years. I am afraid….” Yu Meixia paused for a second and asked. “Can you tell me more about them?”

Dong Xuebing replied. “I don’t know much either. After they lost you when you are five, Uncle Liu had been searching for you all over China for years. After that, he got addicted to alcohol, and your mother cannot stand it. They got divorced. I have not met your mother, and I know she is Fen Zhou City’s ICBC Branch President. Your father will also be coming to Fen Zhou City for work. He is Fen Zhou City Power Company’s General Manager.”

Yu Qianqian asked softly. “My grandfather is a high-ranking official? Is he even higher rank than Uncle?”

Dong Xuebing patted her head. “Yes. His rank is much higher than mine. But State-owned enterprise is different from the government service. You just need to know that your grandfather is a prominent figure in Fen Zhou City. Even our County’s Party Secretary got to be respectful towards him.”

Yu Qianqian nodded.

Yu Meixia wiped her tears. “Then what should I….”

Dong Xuebing is defeated. “How many times do you want to ask? Never mind. I don’t want to care about this. You will decide for yourself. If you want to meet them, I will bring you to them now. If you think you are not ready, you can wait until you are ready. Anyway, it’s been years since you all are separated. A few days won’t matter much.”

Yu Meixia nodded. “Then I… let me think about it first.”

Dong Xuebing had fulfilled Sister Yu’s wish to find her biological parents and is in a good mood. He lit a cigarette and reached under Sister Yu’s dress when Qianqian went to the toilet. She is not wearing stockings, and he caressed the meaty thighs.

Yu Meixia blushed and quickly looked towards the toilet. “Don’t…”

Dong Xuebing whispered. “Let me touch you a while more. You are going to be General Manager Liu and ICBC Branch President’s daughter soon. I might not get the chance to touch you again. If your parents know about our relationship, they might kill me. Haha…” Although it’s a joke, he still felt disappointed after saying it.

Yu Meixia whispered. “It won’t happen.”

“What did you say?”

“No matter what happens in the future, I will….” Yu Meixia felt embarrassed to continue. “I will… let you….”

Dong Xuebing felt his heart racing. “Let me?”

“……”

“What are you saying?”

Yu Meixia bit her lips. “I will let you do whatever you want. I… Qianqian and I will follow you forever.”

Dong Xuebing is touched. “Don’t say such foolish things. I am the one who is sorry towards you. Let me know if you want to set up a family and stop this relationship.”

“I won’t. I have never thought about this before.”

Chapter 514 – Transfer Order is out!

Afternoon.

The air conditioner made Yu Meixia’s apartment very cooling.

Dong Xuebing had wanted to stay for dinner. Still, the County’s Deputy Party Secretary Cao called him to go to the County Party office. Dong Xuebing and Cao Xupeng have a good relationship. The latter will call him directly if he needs him for anything. But he had got his secretary to call him instead. This means it should be work-related and might be about his transfer.

Yu Meixia walks out of the kitchen. “Are you going out?”

“Yes. I need to go to the County Party Committee building now.” Dong Xuebing smiled. “Don’t prepare my dinner.”

Yu Meixia nodded and carried his bag and shoes over. “Drive safely.”

Dong Xuebing laughed. “You are as naggy as my mother. I know how to wear my shoes.”

Yu Meixia ignored him and continued to tie his shoelaces.

Dong Xuebing is touched. Yu Qianqian is in her room, and he stroked Sister Yu’s face gently. “Have you considered what I told you previously? I might be transferred to the City District, but I don’t know which Department yet. I am worried for you and Qianqian here. If you want to go with me, you can sell the apartment and buy one in the City District. Qianqian can also transfer to a school there, and your job… the Residents’ committee is hiring, right? Try applying for it, and I will help you get it.”

Yu Meixia nodded. “Ok. I will listen to you.”

Dong Xuebing pinched her cheeks lightly. “You will decide for yourself, and I am not forcing you.”

Yu Meixia blushed and bit her lips. “I would like to go too. Qianqian and I will follow wherever you go.” She felt more embarrassed after saying this.

“Alright. Haha… you can discuss with Qianqian later. Bye.”

“Ok. Let me walk you down.”

“No need. Go and prepare dinner for Qianqian.”

…….

It’s almost after work hours when Dong Xuebing arrives at the Party Committee Building.

Dong Xuebing entered the building and went upstairs to Secretary Cao’s Office. He asked his secretary, and the secretary told him that Secretary Cao is waiting for him inside.

Knock… knock… Dong Xuebing knocks on Deputy Party Secretary Cao’s office.

“Come in.”

“Secretary Cao, are you looking for me?”

Cao Xupeng laughed. “Have a seat, Xiao Dong.”

“Yes.” Dong Xuebing sat in front of Cao Xupeng’s desk.

Cao Xupeng asked about Xiao Dong’s health status and recovery. Not many people can survive after being stranded in the open seas for days. Dong Xuebing is human and not a fish. It’s already a miracle for him to survive half a month in the sea without food and water. But Yan Tai County’s residents are used to him performing miracles. If it’s someone else, he would be dead after three days. Let alone two weeks.

After this incident, everyone agrees that Dong Xuebing is tenacious.

Dong Xuebing laughed. “Thank you for your concern. I am fine. It’s been a week since I returned, and I even gained weight.”

“Good to hear that.” Cao Xupeng laughed. “You had given us a fright this time.”

Dong Xuebing left embarrassed as he doesn’t if Cao Xupeng is referring to the air crash incident or his sudden appearance at the funeral.

After chatting for a while, Cao Xupeng started to talk about work.

Cao Xupeng said in a serious tone. “Chief Dong. I am representing the Organization to speak to you today.”

Dong Xuebing straighten his back.

The Organization Work transfers should be monitored and handled by the Organization Department. But Cao Xupeng is the Deputy Secretary overseeing the Party members and can speak to Dong Xuebing. “Although you were only in the Investment Promotion Agency for three months, your achievements have surpassed all previous Chiefs. They can’t even achieve your results in a year, and the County Leaders are full of praises of you. Of course, you are not perfect. Some people had complained about the way you work to the Organization Department these few days. But this is not an issue. Even old Leaders like us make mistakes, let alone youngsters like you. It is not fair to disregard your achievements because of your conduct.”

Dong Xuebing is overjoyed.

Cao Xupeng saw Dong Xuebing smile, and he smiles too. “The County Leaders thought highly of you, but because of your relationship with Mayor Xie, the Organization wants me to talk to you. Do you have any intentions of changing a work environment?”

Dong Xuebing puts on a serious face. “I will follow the Organization’s arrangement.”

Cao Xupeng had said this as a formality, and the transfer had been confirmed. Dong Xuebing must accept it, and he also wants to leave Yan Tai County.

Cao Xupeng nodded. “Good. Your transfer order will be out soon. You must be prepared.”

“Thank you, Secretary Cao. I had learned a lot in the past year at Yan Tai County. I will not let the Organization down and will do my best, regardless of the hardships, to serve the people in my new role….” Dong Xuebing starts to declare his stance.

Cao Xupeng is amused as he thought to himself. “You had changed from a Mercedes to a Porsche. What hardships are you talking about?”

Dong Xuebing saw a few Staff members and Department Deputies after coming out from Secretary Cao’s office.

“Chief Dong. Congratulations.”

“Chief Dong, are you being promoted?”

“Congratulations.”

Dong Xuebing returned the greetings. News of his transfer spread quickly, but he still doesn’t know where he will be transferred.

Dong Xuebing walked out of the Party Committee Building and went to the County Government Building to look for Xie Huilan.

Dong Xuebing saw Secretary Hu watering the plants by the windows as he enters.

“Sister Hu, you have good taste.”

“Chief Dong, are you poking fun at me?”

“No… Is Huilan in her office?”

Hu Silian turns. “Mayor Xie is in a meeting and should be back in around twenty minutes. Do you want to wait for her? I will prepare tea.”

Dong Xuebing sat down and started chatting with Hu Silian.

“I heard you are going to be promoted.” Hu Silian joked. “You must be going to give everyone a treat. Don’t forget to invite me. I had been waiting for you to treat me. Hahaha…”

“I might forget everyone else, but I will not forget you.” Dong Xuebing laughed. “But I still don’t know where I will be transferred to.”

Hu Silian smiled and passed a teacup to Dong Xuebing. “I overheard that Fen Zhou City Nan Shan District; Guan Ming Sub-district Office Director position is available. You might be transferred there, and the order should be out these few days.”

Dong Xuebing blinked. “Sub-district Director?”

Hu Silian continued in a softer voice. “You are also going to be the Sub-district’s Party Secretary.”

The No. 1 of the Sub-district?

Dong Xuebing is overjoyed. He has a feeling that he will be transferred to a District office, and this is a good department for him.

Dong Xuebing is too young and inexperienced to be the No. 1 of a village town. But the Sub-district Office Director is the same rank and duties as the No. 1 of a village town. This is a good place to gain experience. This role is equivalent to a village town’s Party Secretary with some differences in authority. The Sub-district Office is not the highest tier Office and is a department under the District Government. Its duties are to execute and follow the District’s policies. This means it does not have as much say as a village town and has to listen to the District Government.

But Dong Xuebing is satisfied with this role. Compared to the Investment Promotion Agency in a poor County, Nan Shan District is nearer to the City Government. Its economic and infrastructure developments and political status are several times better than Yan Tai County. This is a huge leap for Dong Xuebing, and he will be the Sub-district’s Party Secretary. If he can achieve some outstanding results, he will be promoted to Deputy Division Chief.

This is a good place.

Dong Xuebing drank his tea and let his imaginations run wild.

After a few moments, Hu Silian suddenly giggled. “I still heard that it was Secretary Xiang who recommended you to Nan Shan District’s Party Secretary.”

Dong Xuebing was surprised. “Secretary Xiang?”

Hu Silian nodded with a weird expression. Not many people can get help from their political rivals.

Dong Xuebing is speechless. Xiang Daofa must be up to no good and tries to get him out of Yan Tai County. But since he knows Xiang Daofa had helped him, he must thank him.

Dong Xuebing left Hu Silian’s office and went to Xiang Daofa’s office. He was going through some documents when Dong Xuebing entered. He is smiling as he praised and encouraged Dong Xuebing, and he looks like he had forgotten what happened at the investment fair.

Dong Xuebing also thanked Xiang Daofa politely.

Xiang Daofa might seem gracious to recommend Dong Xuebing, but many people can tell he is scare of the latter. Other than the troubles he caused with the Public Security Deputy Chief, he had also caused lots of trouble when he was the Investment Promotion Agency Chief. Who knows what other troubles he will cause if he is going to remain in the county?

This guy is a trouble maker! He must be sent away as soon as possible!

Chapter 515 – Departure!

Evening, 6 pm.

The County Mayor’s office.

Xie Huilan finally returns from her meeting.

“Why are you so late?” Dong Xuebing looks at his watch. “You must also take care of your health while you work.”

Xie Huilan narrowed her eyes and rubbed her shoulders on the sofa. She said in a hoarse voice. “Get… cough… get me a glass of water.”

“Look at you… You are going to lose your voice.” Dong Xuebing quickly pours a glass of water for her.

“Thank you.” Xie Huilan took a few sips and smiled. “I had been talking the whole afternoon, and my throat is burning. Haha…” Xie Huilan saw Dong Xuebing was about to nag at her, she continued. “What’s wrong? Are you going to nag at me? I am fine. I know how to take care of myself. Haha… Let’s not talk about this anymore. I was in the meeting the whole day and didn’t have the time to call you. Do you know about your transfer?”

Dong Xuebing nodded. “I heard about it.”

Xie Huilan took another sip of water and said. “Nan Shan District is further away from our County, and Counties and Districts do not have much interaction. I am new here and do not have any connections with them. So, I cannot help you much. It will be a new environment, a new situation, and a great challenge for you. You are famous in our County, but no one knows who you are there, and they will not give you face. Do you understand what I am saying?”

Dong Xuebing is famous in Yan Tai County. It has to do with his outstanding performance and his relationship with Mayor Xie. Who dares not to give the Mayor’s boyfriend face? But he will be alone in Nan Shan District, and it won’t be easy to carry out his duties there. Also, districts and the City Government’s relationships are more complicated. Anyone there might have backings within the City Government, and his status as Mayor Xie’s boyfriend is useless. He has to depend on himself.

“Yes. I know.”

“Alright. I shall not talk about this in case you find me bothersome. Haha.”

“I won’t find you bothersome. I can’t bear to leave you.” Dong Xuebing walked behind Xie Huilan and massaged her shoulders. “I will miss you if I don’t see you.”

Xie Huilan turns and smiled. “Did you smear honey on your lips?”

Dong Xuebing laughed. “Yes.”

“Really?” Xie Huilan looks at him. “Let me taste it and see how sweet it is.”

Dong Xuebing looks at the entrance and bends over to kiss her.

But Xie Huilan avoided him and laughed. “This is my office. Don’t do such things.”

“You are the one who wanted to taste it.”

“I didn’t say I want to taste it now. Haha…”

Dong Xuebing refused to accept this excuse and insisted on kissing her. Both played around for a while until Xie Huilan said. “Alright… alright.” He pointed to his lips and moved nearer. She smiled and kissed his lips. Two seconds later, their tongues were swirling.

Xie Huilan moved back and smile. “You taste of cigarettes. You should cut down on smoking.”

Dong Xuebing took a deep breath. “Huilan, should I remain in Yan Tai County?”

“You are the one who wanted to leave, and now you want to stay. Haha… it’s confirmed, and you must leave.”

“Sigh… I’m afraid you can’t bear to leave me.”

Xie Huilan laughed and patted his hand. “You think too highly of yourself. Hahaha… alright. I will miss you. Don’t talk about such things. It’s not like we will not meet each other in the future. Driving from Nan Shan District to Yan Tai County is faster than driving from Beijing to here. You can come back anytime you want.”

“Then you must take care of yourself and must not skip your meals.”

“I know.”

Dong Xuebing’s mother had gone to teach in the City, and Sister Yu will be leaving with him. Aunt Xuan is also thinking of working in the City, and only Xie Huilan is left in Yan Tai County. He sighed and took out his cigarette.

When he was about to light it, Xie Huilan took out a lighter from her desk and lit it for him.

Dong Xuebing was stunned. This is the first time Xie Huilan lights his cigarette.

Xie Huilan patted his hand. “The official transfer papers will be out in a few days. Take this week to bid goodbye to your friends. Haha… but don’t think of going out today. You must accompany me for dinner.”

“Of course…”

Dong Xuebing is more than willing to be with Xie Huilan.

……

Dong Xuebing has been preparing for his departure for the next few days.

Dinner, lunch, dinner, lunch…

Other than having meals, there’s nothing new. Dong Xuebing had treated everyone he knows to a meal. Sometimes, he even gathered several groups together to have dinner. Other than having meals together, he can also invite them to saunas. But no one dares to visit those places with him, as they are afraid Xie Huilan would mind.

As the date of departure is nearing, Dong Xuebing invited a few County Leaders.

For example, Deputy Party Secretary Cao Xupeng, Commission for Discipline Inspection’s Secretary Duan Zhengan and his family, Head of People’s Armed Forces Xiong Zhiyong and his family.

Xie Huilan had attended the dinner as his girlfriend, and Dong Xuebing suggested it. These three County Party Committee members are close to him, but they are from Xiang Daofa’s faction. He hopes to help her to get closer to them. Even if they do not switch to her faction, it will let Xiang Daofa’s imaginations run wild.

Dong Xuebing is busier as the date of his departure gets nearer.

Dong Xuebing has feelings for Yan Tai County and felt sad to be transferred away.

Dong Xuebing’s official transfer order was issued to him on 2nd June.

The Organization Department officially appoints comrade Dong Xuebing to be Fen Zhou City, Nan Shan District, Guang Ming Sub-district Office Party Secretary, and Director.

Chapter 516 – First Day!

3rd June.

Fen Zhou City, Nan Shan District.

The sun is bright, and it’s a hot and stuffy morning. Crickets and birds are chipping noisily on the trees along the road. A few old men were playing chess and admiring their birds in cages hang on the tree branches. A few middle-aged women were exercising in the exercise area outside of an estate. A road sign, “Huai An Yi Li,” is by the roadside, and kids play around them. This is a sharp contrast from the busy streets outside.

A taxi stopped near the entrance.

Dong Xuebing carried his luggage and got off the taxi. He smiles as he looks around and saw the laidback estate.

“Sir, can I ask you something?”

“What is it?”

“Which area is under Guang Ming Subdistrict Office?”

“This area, Guang Ming North Street, Guang Ming South Street, and everything you see here is under Guang Ming Subdistrict.

“Oh, thank you.”

“Don’t mention it.”

The old man replied Dong Xuebing and continued to watch others play chess.

Dong Xuebing took a stroll along the street. Huai An Yi Li, Huai An Er Li, Huai An Kindergarten. Guang Ming Estate, Guang Ming Street Junior School, 13 City Middle School, South Street Garden, North Street Plaza, Farmers’ Market, Clothing business street, etc. Dong Xuebing spent a few hours wandering about his Subdistrict and realized this is a big area. The population is at least more than 90,000 to 100,000. He is satisfied as this place is much better than Yan Tai County. His authority and responsibility are bigger now, and he suddenly felt the pressure.

It’s time to report.

Dong Xuebing parked his Cayenne at a basement carpark in Nan Shan District. He took a taxi to avoid unwanted attention.

…….

Before noon.

District Party Committee Building.

Many people are walking in and out of the compound, and some look like Leaders. Dong Xuebing had memorized his superiors’ resumes from the District Government’s website before coming. Still, he could not recognize anyone of them. That’s why he did not greet anyone.

The guards went up to Dong Xuebing. “Who are you looking for?”

Dong Xuebing replied. “Is this Nan Shan District Party Committee? I am here to report to the Organization Department.”

“… here to report?”

The guard is stunned. He knew a Subdistrict Director would be reporting for duty today and also heard the Director is young. But he did not expect the young man in front of him is the Director because he looks too young. This person should be in his mid-twenties, and how can someone become a Subdistrict Director at his age? The guard knows about the situation at Nan Shan District, and this guy should be the youngest Subdistrict Director. He did not stop Dong Xuebing and allowed him to enter. “Please walk along this path, and the Organization Department is on the third floor of that office building.”

“Thank you.”

“Don’t mention it.”

After Dong Xuebing enters, the guard quickly calls the Organization Department to inform them.

District Party Committee Office Building.

Dong Xuebing did not go to the Organization Department first. Instead, he went to the District Party Secretary’s Office and knocks on the secretary’s door. The District Party Secretary has a nice name, Wang Anshi, and he was the one who issued the transfer order. That’s why Dong Xuebing must meet Secretary Wang first and see if he can join his clique. He is alone in the District and will have to face the issue of joining a faction. If he can join the District Party Secretary’s faction, it will be easier to carry out his work. He does not want to make more enemies.

Dong Xuebing has this intention, but the other party doesn’t seem to be interested.

There are three people in the secretary’s office, and Dong Xuebing does not know which one is Wang Anshi’s secretary. He introduced himself, and a man, in his early thirties, took a glance at him and told him Secretary Wang is in a meeting. His reply is not cold, but it’s not welcoming either.

The secretary’s attitude reflects the Leader’s attitude.

After leaving the secretary’s office, Dong Xuebing knows the District Secretary is not interested in pulling him into his faction. Maybe Xiang Daofa had told him something.

Dong Xuebing shook his head and went to the Organization Department.

Knock, knock….

“Come in.”

“Chief Xue, I’m Dong Xuebing and is here to report to you.”

District Party Committee Member and Organization Department Chief, Xue Qingrong, is fatty in his late forties and has a bulging tummy and receding hairline. He has a bright smile, giving others a friendly impression. “Director Dong, hahaha… I had heard about your achievements in Yan Tai County. You are a promising young man, and Nan Shan District has been waiting for you. Come and have a seat.”

Dong Xuebing quickly replies modestly.

Xue Qingrong looks welcoming, but Dong Xuebing can feel his smile is not sincere.

Xue Qingrong doesn’t understand Dong Xuebing at all, and it’s all pleasantries. Yan Tai County is further away from Nan Shan District, and other than some meetings in the City Government, both sides seldom cross paths. Nan Shan District’s Counties also don’t have any dealings with Yan Tai Counties. Xue Qingrong only knows about Dong Xuebing from his resume and the Leaders’ recommendations. He knows Dong Xuebing has achieved outstanding performance in the Investment Promotion Agency, and that’s all. He doesn’t need to know about Dong Xuebing anyway, as no matter how well he performed in Yan Tai County, he must start from scratch again in Nan Shan.

After a while, Xue Qingrong looks at his watch. “It’s about time. Let’s go. I will bring you to Guang Ming Subdistrict Office.”

…….

Noon.

Guang Ming Subdistrict Office.

A Government Audi A6 enters the subdistrict compound. This area has lots of greenery, and a few office buildings can be seen in the distance. The car stopped, and the first thing Dong Xuebing saw is the Government Administrative Service Lobby. A few signages were hung beside the main door. <Guang Ming Subdistrict Office>, <Guang Ming Subdistrict Party Committee>, <Guang Ming Subdistrict Commission for Discipline Inspection Party Committee>, <People’s Armed Forces Office>. There are lots of counters for Hu Kou applications, filing, etc. Many people are queuing up behind the counters.

The car stopped, and Xue Qingrong and Dong Xuebing alighted.

A man, in his early thirties, and two middle-aged men and woman, walks over to welcome them. “Chief Xue.”

Xue Qingrong nodded and smiled. “Let’s go upstairs first.”

That man, in his early thirties, seems to be the Leader of the group. He looked at Dong Xuebing and led the way upstairs.

The Subdistrict Office is different from many departments. Many residents will come over for applications or filing, and they can’t make a grand welcome ceremony there. That’s why Xue Qingrong had called them to prepare the meeting room and notify all the department heads.

On the way upstairs, Dong Xuebing observes the Subdistrict Office’s working environment.

National Population and Family Planning Commission, National Public Complaints and Proposals Administration, General Office of the Chinese Communist Party, Commission for Discipline Inspection, Publicity Department, and Organization Department. All the most powerful Leaders in the Subdistrict are located in this building.

Small meeting room.

The meeting room is half-filled with around twenty to thirty people. Other than the department heads, many staff was there too. When Dong Xuebing and Xue Qingrong enter the room, everyone’s eyes are on Dong Xuebing. Many of them were shocked by his age. Most Subdistrict Office Directors are in their late thirties, and it’s rare to see someone in his twenties.

Xue Qingrong went up the podium and started reading the District Party Committee’s orders.

Clap… clap… clap…

Xue Qingrong welcomed Dong Xuebing again and continued with a simple speech about the rules and regulations. After that, it is Dong Xuebing’s turn to speak. He maintained a smile and did not say much as he is unfamiliar with this area.

“That’s all I have to say.” Dong Xuebing smiles. “Thank you.”

Everyone applause!

Everyone will applause even if the Leader says, “The weather is good today.”

The meeting ended.

Dong Xuebing and Xue Qingrong chatted and walked down the podium.

The man, who welcomed them at the entrance, walks up to them. “Chief Xue, Director Dong, it’s almost noon. Are you all having lunch in the cafeteria? The food is ready.”

Xue Qingrong replies with a smile. “Alright. Let’s go.”

That man waved a staff member over and gave some instructions to him.

Xue Qingrong patted that man’s shoulders and told Dong Xuebing. “This is Xiao Geng. He is the Party Working Committee’s Deputy Secretary and is someone very capable.”

The No. 2 of the Party Committee?

This man might not even be thirty years old and might only be in his late twenties. Dong Xuebing nodded and shook Geng Xinke’s hand. It’s rare for someone at Xue Qingrong’s level to introduce someone, and he must be someone with a strong backing.

They went down the stairs, and the majority of them are department Leaders.

On the way to the cafeteria, Xue Qingrong suddenly asks. “Xiao Wang is not around today?”

Geng Xinke replied. “Director Wang had applied for leave for today and is not around.”

Xue Qingrong nodded and did not continue.

A few Leaders turn and look at Dong Xuebing’s expression.

Deputy Director Wang? Dong Xuebing did not show any unhappy expression and continued smiling. But in his heart, he took note of this Deputy Director Wang. Applying for leave on his first day of appointment, even the District’s Organization Department Chief is looking for him. This person should not be simple.

During lunch, Dong Xuebing did not talk much and spent most of the time observing these department heads. He must find out their relationships and backings as soon as possible.

Chapter 517 – All sorts of people are here!

Afternoon. Dong Xuebing and the Subdistrict Office’s staff sent Chief Xue off.

After the Leader left, Dong Xuebing asked the staff to return to work and doesn’t want them to accompany him to walk around the compound. Xue Qingrong had not mentioned anything about work. His Deputy, Geng Xinke, also did not introduce the rest to him during lunch. He doesn’t know anyone or their positions at the table, and he realizes he is not welcomed there.

Dong Xuebing walks around the main building, side building, carpark, and the Government Administrative Service Lobby.

“Director Dong.”

“Director.”

“Secretary Dong.”

The Subdistrict Office’s staff greeted Dong Xuebing politely.

Dong Xuebing just smiled and nodded to them, and continued observing the staff working.

At around 1.30 pm, Dong Xuebing went upstairs to the side building. He saw an office with the sign, “Working Party Secretary Office.” He entered and saw a big desk, a leather sofa, a few office chairs, and a bookshelf. This is his office and looks more formal than his Investment Promotion Agency’s office.

Dong Xuebing sat down and lit a cigarette.

Knock, knock…

“Come in.” Dong Xuebing snubbed his cigarette and looked towards the door.

A pretty middle-aged woman, around forty years old, entered. She has long hair and is wearing dark brown working attire.

Dong Xuebing smiles. “I forgot to ask who you are.”

The woman smiled and replied. “I forgot to introduce myself during lunch. I am Zhou Yanru, the Party and Government General Office Director. You can call me if you need anything.” She dragged a piece of heavy luggage into the office and placed it carefully by the side. “You had left your luggage outside of the cafeteria, and I had brought it up for you. It’s so warm today. Haha…” She wiped the sweat on her forehead.

Dong Xuebing paused for a second. “Oh, I had forgotten about it. Thank you, Sister Zhou.”

Zhou Yanru smiles. “My role is to assist the Leaders. Don’t mention it.” She took out a document and placed it on the desk. “I had helped you organized the names and pictures of our Subdistrict Office’s Leaders and staff. I wonder if you need it.”

“Haha… I was just about to ask for it.” This Zhou Yanru is very thoughtful.

Zhou Yanru took out a bunch of keys. “We had arranged an apartment in our family quarters for you. It’s a six-story building, and your apartment is on the top floor. If you don’t like it, I can arrange another apartment for you.”

Dong Xuebing waved his hand. “Sixth story is fine.”

“Alright. I will bring you to your apartment when you leave later. It’s located at the back of our office and is not far from here.”

“Ok. Sorry to bother you.” Dong Xuebing can feel her enthusiasm.

“It’s not a bother.” Zhou Yanru can speak well and looks cheerful. “Our Office Department has been looking forward to your arrival. Haha… please don’t mind me. I am a bit talkative. Just let me know what you need. Our Office Department will follow your instructions and do our best to support you. Ah… I said too much again. Just look forward to my performance in the future.”

She amuses dong Xuebing. She is quite interesting.

Many staff had tried to be close to Dong Xuebing, but this is the first time he met someone as enthusiastic as Zhou Yanru. It’s like she dived straight into his arms the moment she sees him, and he felt a bit not used to this. Seems like she should be on the former Director’s side previous and is having a hard time now. He welcomes anyone who wishes to be close with him, as he is thinking of how to settle into his role faster.

Other Leaders might be wary of staff that is so “enthusiastic” to join them and will not accept them. But Dong Xuebing is different. “Sister Zhou, I will count on you in the future.”

Zhou Yanru smiled brightly when she heard this. “I should be the one counting on you.”

“Haha…” Both laughed.

After exchanging some pleasantries, Dong Xuebing started reading the document about the staff. He finally knows the identities and positions of the people at the lunch table earlier.

One minute….

Two minutes….

Three minutes….

Dong Xuebing suddenly lifts his head and says. “I noticed Secretary Geng seems to be well respected in the Subdistrict Office.”

Zhou Yanru looked at the door subconsciously and giggled softly. “I am a direct person, and please don’t blame me if I said anything wrong. Secretary Geng is well respected here. He is close to the Police Station Chief, Peng Gang, Deputy Director Rong Feng, and Deputy Director Guo Mingfeng. He had wanted to fight for your position, but….” She had said everything without reservations, making Dong Xuebing wonder if she was talkative or had purposely said these. But he can tell Geng Xinke, and she is not on good terms. “Also, many people say Secretary Geng is the younger brother of our Nan Shan District Mayor Geng. But I am not sure if this is true.”

District Mayor Geng Yuehua’s brother?

Geng Yuehua is the No. 1 of the District Government and not a Deputy Mayor. No wonder Xue Qingrong had introduced Geng Xinke to Dong Xuebing.

Dong Xuebing’s heart felt cold suddenly and points to a person in the document. “I noticed Chief Xue seems to be concern about this Wang Yuling. Is she only 26 years old? Our Subdistrict has a lot of young staff. Haha…”

Zhou Xinru paused for a second. “Please don’t blame her. Xiao Wang is not feeling well today, and she is not a scheming person. In fact, she is quite nice.” She had a slight pause and cleared her throat. “I heard our District’s Party Secretary is Xiao Wang’s Uncle.” She is still very careful with her words.

Nan Shan District Party Secretary’s niece?

Dong Xuebing is looking slightly terrible.

Damn!

What is going on here?

One of them is the District Mayor’s younger brother, and the other is the District Party Secretary’s niece. Why are all these people in this Subdistrict office?

Dong Xuebing is frustrated. How is he going to do his work properly?

Chapter 518 – Showing Director Dong, who’s the Boss!

Afternoon.

Side building, Party Secretary Office.

Dong Xuebing smoked continuously while looking through his Subdistrict Office staff. He has a better understanding of the situation at the Subdistrict after Zhou Yanru’s information. The top two Nan Shan District Leaders have relatives working under him, which is a big headache. He can’t scold or punish them but still has to manage them. If he can’t handle this well, he will offend the District’s Party Secretary and Mayor. This is the worse scenario for him.

These two are his biggest headache.

Geng Xinke is not a pushover, and Dong Xuebing still has not to meet Wang Yuling.

Dong Xuebing snubbed his cigarette and thought of how is he going to establish his authority. This is a must, or he cannot do his work properly. Everyone will be brown-nosing these two, and who will listen to his orders? Geng Xinke is the No. 2 of the Subdistrict, and his authority is only slightly below him in the Subdistrict. Who will the subordinates listen to in the future? If everyone is listening to Geng Xinke because they are afraid of offending his District Mayor sister, he will have no authority.

Knock… knock… knock…

Dong Xuebing lifts his head. “Come in.”

Dong Xuebing will give respect to those who respected him. He will say “Please come in” to those who knock twice politely and will skip the word “Please” for those who knock three times quickly.

The door opens, and Geng Xinke enters.

Dong Xuebing did not stand up and just smiles. “Secretary Geng.”

Geng Xinke smiles and asked. “Director Dong, how was your inspection earlier? Are there any issues with our staff?”

“I am only here for a few hours and am not familiar with the work procedures. Haha… but the Administrative Service Lobby seems to be in order, and the staff has a good attitude. This attitude must be continued. Our Subdistrict Office is to serve the residents, and our efficiency and service attitude must be good.” Dong Xuebing said and waved his hand. “Haha… sit.”

Geng Xinke is uncomfortable with Dong Xuebing’s gesture and did not sit. He smiles. “Oh, we have made a reservation at a restaurant to welcome you this evening.”

Dong Xuebing looks at him. “Didn’t we eat together during lunch? You all don’t need to be so courteous.”

Geng Xinke replied. “This is a token from everyone, and you must not reject us.”

“Oh…” Dong Xuebing paused for a second and smiles. “Thanks for the kind gesture. Alright. Help me made reservations for two more tables and invite all the Subdistrict Office’s leaders and staff. I will treat everyone.” The Subdistrict Office only has around twenty to thirty staff. Of course, this does not include the staff from the Police Station and Health department. These departments are not under the Subdistrict Office.

Geng Xinke looked at Dong Xuebing and replied. “How can we let you pay?”

“That’s settled.” Dong Xuebing waved his hand.

Geng Xinke nodded. “Alright. I will get someone to arrange it.”

Dong Xuebing looks at the door after Geng Xinke left. They had lunch together, and why are they hosting a welcome dinner for him in the evening? He must be up to no good, but Dong Xuebing is not sure what will happen. After knowing Geng Xinke had tried to fight for his position, he becomes wary of him. That’s why he insisted on treating everyone and not use the Office’s funds.

Dong Xuebing looks at his watch. It’s 5 pm.

Dong Xuebing picked up his office phone and called the Party General Office. “Hello, is this Director Zhou? I’m Dong Xuebing.”

Zhou Yanru quickly smiles and replies. “Do you have any orders for me? Oh, your car is ready, and I will send the keys to you now. It’s a two-year-old Volkswagen Passat. Errr… we don’t have any headcount for drivers, but… I can arrange a staff from my General Office to drive you around. Xiao Liu is not bad, and you can get him to drive you in the future.”

“Haha… no need.”

“Oh, do you have anything for me?”

“I will be treating everyone to dinner at 6 pm, and it’s late. Can you get someone to accompany me to the living quarters? I want to keep my luggage first.”

“Ok. I will go over now.”

“You should be busy and don’t need to come personally.”

“It’s fine. Your matter is our General Office’s top priority. I will go to your office now.”

Dong Xuebing smiles after hanging up. Zhou Yanru is fine in all ways, except she is too talkative. She will give a five-sentence reply for a simple question, but she showed respect for him.

…….

The family quarter is located behind the Subdistrict Office, and it’s only a ten-minute walk away.

There is only one grey six-story building because the Subdistrict Office does not have much staff.

On the way up, Zhou Yanru told Dong Xuebing about the history of this building and had gotten one of her staff, a young man in his twenties, to carry his luggage. She is not as “silly” as she looks. Rumors will spread if people know she is alone with him in the apartment, and it will be fine if a third party is around.

This is a two-bedroom apartment, and it’s much bigger than Dong Xuebing’s apartment in Yan Tai County.

The apartment comes with all electrical appliances, including a PC.

Zhou Yanru smiles. “Is this apartment alright?”

“Not bad.” Dong Xuebing nodded and looks at his watch. “It’s almost after work hours. Let’s go to the restaurant together.”

…….

Shan Shui Restaurant.

This restaurant is located diagonally opposite the Subdistrict Office.

When Dong Xuebing reaches the restaurant, he saw Guang Ming Subdistrict Office Police Station Chief, Peng Gang. Sister Zhou had told him that Peng Gang is close with Geng Xinke. Peng Gang has just finished work, and he is still wearing his Police uniform. He is in his thirties, not tall, and is very muscular.

“Director Dong. Hahaha….” Peng Gang walks over.

Dong Xuebing smiled and extended his hand. “Chief Peng.”

Peng Gang shook Dong Xuebing’s hand with a strong grip. “We can’t have alcohol during lunch and didn’t get the chance to know you better. We must drink together later!”

Dong Xuebing replied. “I am not good with alcohol. Don’t try to make me drunk. Haha.”

At this time, a middle-aged man in his forties walks over. “Chief Peng is famous for his alcohol tolerance. Director Dong, I am not disrespectful to you if I get drunk later.” This person is Deputy Director Yu Rongfeng, who oversees the Subdistrict’s Publicity Department. He has sunken eyes and a high nose bridge. Dong Xuebing remembers he is from the Hui ethnic group from his resume.

Dong Xuebing waved his hand. “It’s just a dinner, and it’s alright.”

Yu Rongfeng laughed. “Then I am assured. I can’t hold my liquor well.”

There’s another middle-aged man beside Yu Rongfeng, and Dong Xuebing recognized him. He is Guo Mingfeng, the Subdistrict Office Deputy Director. He is in charge of the Subdistrict’s Civil administration and nursing homes. He is very short. Shorter than 1.6 m and looks ordinary.

Guo Mingfeng narrowed his eyes. “Director Dong, everyone is here, and we had ordered the dishes. Should we start?”

“Alright. Let’s not keep everyone waiting.” Dong Xuebing replied. “Let’s go in.”

Geng Xinke’s three generals, Peng Gang, Yu Rongfeng, and Guo Mingfeng, are all here.

Dong Xuebing secretly observes them. Although they seem to be courteous and polite, he can sense they are targeting him.

……

A private dining room on the second floor of the restaurant.

There are three tables in the room. The staff members are sitting at two tables, and the Leaders are seated at one table.

Dong Xuebing is seated at the host position, and the staff sits down after the Leaders are seated.

This harmonious atmosphere changed suddenly because of one sentence.

Before the dinner started, Geng Xinke smiled and told Dong Xuebing that two Working Party Committee members and a Deputy Director could not attend. They had asked him to pass the message to Dong Xuebing. Dong Xuebing nodded but frowned in his heart. What’s the meaning of this? Are you trying to show me who’s the Boss here? Are you telling me that all the Subdistrict Office staff are close to you?

Zhou Yanru frowned and looks at Geng Xinke and his three generals.

The Secretary of the Disciplinary Work Committee, Qu Yiqiang, did not say anything and looked at the table expressionlessly.

Geng Xinke finally showed some of his true colors.

What Geng Xinke said immediately changed the mood of the private room.

The two staff members’ tables kept quiet and looked at the waiter and waitresses to serve the food. But they are listening and observing the Leaders at the other table. After the top Leader of the Subdistrict Office is changed, they wonder what will happen in the future. Secretary Geng is the District Mayor’s younger brother. This new Director is young and doesn’t seem to have any backings. How is he going to suppress Secretary Geng, and who will they listen to in the future? All of them know this dinner is not as simple as welcoming Director Dong.

Secretary Geng is trying to show the new Director who’s the Boss?

This is a good show!

Some of the staff are looking forward to watching the power struggle between the Directors. The winner tonight will determine their attitude in the future.

Dong Xuebing smiles. “Come, let’s eat before the food gets cold.”

I still have not established my authority, and you are trying to show me who’s the Boss here?

Dong Xuebing sneered in his heart. Show me all your tricks! I have never been scared of anyone in my life!

Chapter 519 – Waitress, bring us three boxes of Jin Liu Fu!

Evening.

Xian Restaurant’s private room.

The dishes and bottles of Jin Liu Fu baijiu are served at the tables.

Work Party Committee Deputy Secretary, Geng Xinke, raised his glass. “Director Dong, I represent the Subdistrict Party Committee to welcome you. Here’s a toast.”

Dong Xuebing felt irritated. When did you represent the Work Party Committee? Are you trying to isolate me? Are you qualified to represent the Committee? It’s fine if District Committee’s Organization Chief has not announced his appointment. But after the announcement, he is the top Leader of the Work Party Committee. Geng Xinke might sound like he is welcoming the new Party Secretary, but this gesture challenges Dong Xuebing’s authority.

Has this started?

You all are too anxious. Do you all think I will be scare?

Dong Xuebing smiled and raised his glass. “We will be one big family in the future, and all of us are serving the people. I should be the one offering a toast to you all. Everyone, raise your glass. Those who can drink, bottoms up, and those who can’t drink, it’s fine. Haha… let me bottoms up first.” He looked around and finished the glass. His glass is slightly more than 50 ml, and that’s about his limit.

Everyone stood up and bottomed up.

A few staff members, especially the female staff, only took a sip. But the Leaders, including Zhou Yanru, sitting at the same table with Dong Xuebing, finishes their glasses. There’s a saying that the better your alcohol tolerance, the higher your rank is. This might sound ridiculous, but it’s the truth. What would your superior think if you only take a sip when he offered a toast? Those petty Leaders will think you are disrespectful.

50 ml of Baijiu is not a lot.

One will show how well they can hold their liquor through one glass.

Dong Xuebing can tell five to six staff on the other two tables cannot drink. They look like they are in a daze after finishing their glass. Only Zhou Yanru’s face turns red among the Leaders, and the rest look fine. Geng Xinke and his “three generals” are fine too.

Of course, Dong Xuebing is an exception. He drunk slowly, and his face turns pale instead of red.

Everyone can tell their new Director cannot hold his liquor well!

Dong Xuebing said after a Staff Member filled the Leaders’ glass. “I cannot hold my alcohol well. So, I will not offer any more toasts. Let’s start eating.”

The Leader had said he could not drink, and most people will not offer any more toasts.

But it’s different today. Some people want to embarrass Dong Xuebing.

Geng Xinke secretly gave the Police Chief Peng Gang a look.

Peng Gang got the hint and raised his glass. “Director Dong, this is your welcome dinner, and it’s meaningless if you are not drinking. I still want to drink with you. You must have a toast with me. You are looking down on me if you are not drinking!”

The atmosphere suddenly becomes tense!

Dong Xuebing looked at Peng Gang and laughed. “Fine. Just this glass. I can’t drink anymore.”

Peng Gang knocked his glass into Dong Xuebing’s glass and finishes it.

Dong Xuebing hesitates for a while and finishes his glass slowly.

Zhou Yanru looks at Dong Xuebing worryingly.

Dong Xuebing had drunk around 150 ml of Baijiu and looked paler than before. He can feel the alcohol effects and was about to eat some food to make himself feel better. But another person comes and offers a toast again.

Deputy Director Yu Rongfeng raised his glass. “Director, I want to offer you a toast.”

Dong Xuebing is looking terrible. He said he couldn’t drink, but these people kept forcing him. Are they trying to create trouble or trying to revolt against him?

Zhou Yanru quickly helps Dong Xuebing. “Director Yu, we still have not to drink today. Let’s have a toast.” She knocks on his glass and drinks.

Yu Rongfeng saw Zhou Yanru started drinking and did not say anything. He must finish his glass.

But Deputy Director Guo Mingfeng raises his glass next. “Director, let’s have a toast.”

Zhou Yanru can’t help Dong Xuebing anymore as she had just finished another glass. She can only look at them with an angry expression.

Dong Xuebing looks at him and calmly said. “Director Guo, are you trying to make me drunk?”

Geng Xinke smiles. “Director Guo does not have that intention. This is your first day, and we are happy. You had a drink with Chief Peng, and you should drink with us too.” He raised his glass. “I will offer you a toast too. Are you not going to give me ‘face’ as well?”

Dong Xuebing looked at them and did not touch his glass.

Peng Gang also joined in. “Director, count me in too. We are offering you a toast, and you must finish this glass.”

Dong Xuebing is furious.

I am not giving you all ‘face’?! Who is the one not giving ‘face’ now?!

Damn! You all are asking for it! Do you all want to show me who the boss is through drinking? This is too disrespectful to your superior!

It’s fine if it’s one or two of them. Now, all four of them are trying to revolt against me?!

The temperature in the dining room suddenly drop!

The Staff Members on the other two tables look over, wondering how is their new Director going to handle this situation.

Zhou Yanru clenched her teeth and said. “Secretary Geng, we….”

Geng Xinke smiled and interrupted her. “Director Zhou is a good drinker. Haha… We are offering Director Dong a toast now and will drink with you later.” He is implying that Dong Xuebing is weaker than a woman, which means they are about to fall out.

Zhou Yanru’s face changed!

Dong Xuebing looks at these few people and their glasses. They are asking for it.

Fine! Since you all want to drink, I shall drink with you all!

Dong Xuebing waved the waitress over. “Since everyone is so happy today, then we shall drink to our fill! Waitress, bring us three boxes of Jin Fu Liu!”

Chapter 520 – Drink with the bottle!

Jin Liu Fu?

Three boxes?!

The waitress is stunned for a second and moved forward. “Are you talking about beer? We have Qingtao and Yanjing beer.”

Dong Xuebing points to the bottle of Baijiu on the table. “I am talking about Baijiu. Bring three boxes to this table first! We will order again if it is not enough.”

Everyone heard it clearly and took a deep breath. They look at Dong Xuebing and wonder what is he thinking?

Damn!

Three boxes of Baijiu?!

Order again if it’s not enough?! This new Director is going to risk his life!

The young waitress is speechless. She had worked here for almost two years and met all sorts of customers. Most customers will order a case of beer or two bottles of Baijiu for a table of six to seven people. This is the first time she has met someone ordering Baijiu by boxes, and it’s three boxes. There are six bottles in one box! Although Jin Liu Fu Baijiu’s alcohol content is not very high, there’s no need to be so extreme. Too much alcohol can be fatal!

The waitress looked at them and went out of the private room to get the Baijiu. She had met most of the people in the room and knows they are the Leaders from the Subdistrict Office. That’s why she did not continue to ask any more questions and got some helpers to carry the Baijiu in.

One box….

Two boxes…

Three boxes…

Three boxes of Jin Liu Fu are opened up in the room. There’s a total of 18 bottles, and everyone is getting worried.

Just looking at the bottles makes them feel drunk, let alone drink it.

Zhou Yanru wiped her forehead and quickly said. “Director Dong! This…”

Dong Xuebing waved his hand. “I am having some gastric problems these few days and can’t drink much. But since Secretary Geng, Chief Peng, Director Yu, and Director Guo want to drink with me, I will give you all face.”

The Secretary of the Disciplinary Work Committee, Qu Yiqiang, looks at Dong Xuebing in doubt and looks away. He continues to sit there like a statue and ignored everything that is happening around him.

Geng Xinke and his three generals exchanged looks and smiled. They can tell Dong Xuebing’s limit should be around 200 to 400 ml and is not a good drinker. This move is just trying to intimate them.

Three boxes of Baijiu?!

Who are you trying to scare?!

The ones who can sit at this table are not pushovers or weaklings. Peng Gang was not frightened by the three boxes. He loosened his belt and raised his glass. “Director Dong is indeed forthright, and I like Leaders like you. Come, let’s drink. I will drink as much as you. Cheers!” He seems to be afraid this new Director will regret and want to start drinking.

But Dong Xuebing stopped him. “Wait.”

Peng Gang replied with some impatience. “What’s wrong?”

Everyone looks at Dong Xuebing. They want to see how he is going to handle this situation.

Dong Xuebing laughed. “Chief Peng, it’s not that I don’t want to drink with you. Since you all are so welcoming, we should not use such small glasses.”

Peng Gang paused for a second. “Good. Let’s switch to big glasses!” This is what he wants.

The Subdistrict staff looks at their new Director and wonder in their heart. He is already at his limit and still wants to switch to bigger glasses?

But Dong Xuebing continued with something more shocking. “Bigger glasses are meaningless too. Haha… Let’s drink from the bottle straight.”

Everyone is puzzled. What does Dong Xuebing mean? Director Geng and the rest are trying to make you drunk and embarrass you, and you are suggesting to drink from the bottles? You are digging your own grave. Although he has the guts, he is too rash and impulsive. You are alone, and they have four people who can drink well. How are you going to win against them?

Peng Gang hesitated for a while and decided to give his all. “Open the bottles!”

A Staff member immediately opens two bottles and placed them in front of Dong Xuebing and Peng Gang.

Everyone froze!

No one dares to make a sound in the room.

Peng Gang picks up the bottle and knocks on Dong Xuebing’s bottle. “I shall drink first.” He placed the bottle in his mouth and finished it within a minute.

Geng Xinke smiled and clapped. “Good!”

Clap… clap… clap… everyone started cheering!

“Chief Peng is a good drinker!”

“Good!”

Peng Gang laughed, and his body starts to sway. 500 ml of Baijiu is a lot to him, especially when he drinks too fast. It is different from drinking slowly, and he is reaching his limit.

Dong Xuebing gave Peng Gang a thumbs up. “Good. I am impressed!”

Peng Gang gestured to Dong Xuebing to ask him to drink.

Everyone looks at Dong Xuebing, especially Zhou Yanru. She is looking at him worryingly. Geng Xinke, Yu Rongfeng, and the rest are smiling, waiting to see him embarrass himself.

Dong Xuebing cleared his throat and started drinking.

Dong Xuebing drinks much slower. He has a short pause after every gulp and took around three to four minutes to finish it. No one had expected this. But after finishing the bottle, his legs almost give way. Luckily, Zhou Yanru reached out in time to grab him and helped him back to his chair.

Clap… clap… clap… everyone clapped and cheered!

“Good!”

“Director Dong is hiding his true skills!”

“Wow!”

Zhou Yanru saw Dong Xuebing was about to puke and said. “I think it’s enough for today. I will go and settle the bill!”

Geng Xinke laughed. “How can we end now? We are just starting.”

Yu Rongfeng added. “Director Dong had ordered three boxes, and we had only drunk two bottles. It’s not even one box.”

Dong Xuebing looks drunk, and he waved his hand. “Right! This is just starting. Hey, open two more bottles. I…” He let out a loud burb. “I will drink another bottle with Chief Peng!”

Zhou Yanru quickly stops him. “Director! You cannot drink anymore!”

“Open the bottles!” Dong Xuebing shouted. “I am not drunk!”

Guo Mingfeng added. “We are in a good mood today! Let’s continue drinking!”

Zhou Yanru is speechless when she saw Dong Xuebing grabbed a bottle. She returned to her seat and didn’t want to care anymore. She knows he will be embarrassed today.

Dong Xuebing shouts. “Old Peng! Bottoms up!”

Another bottle? Peng Gang felt the hair on the back of his neck stands. Dong Xuebing is drunk, but he is also reaching his limit. His maximum alcohol tolerance is only around 500 ml, and he can never finish another bottle.

Geng Xinke smiles. “Old Peng, what are you waiting for? Everyone knows you can drink.”

Guo Mingfeng and Yu Rongfeng gave Peng Gang eye signals to ask him to drink. Dong Xuebing will blackout after this bottle.

Peng Gang clenched his teeth. “Alright! Bottoms up!” He is going all out to make Dong Xuebing drunk.

Ding! Both men raised their bottles and started drinking.

Peng Gang drunk much faster as he knows he cannot finish this bottle if he drinks slowly. So, he tried his best to finish it as fast as possible. When he finished the final mouthful, he swayed and fell facedown on the table. He was knocked out, but Dong Xuebing is still standing. He took a few more minutes to finish his bottle and sat on his seat. He needs to support himself up against the table while sitting.

The new Director still has not blackout?!

Everyone is shocked. They can see Dong Xuebing might puke if he drinks one more sip.

But the Geng’s faction is determined to show Dong Xuebing who’s the Boss today. Yu Ronggfeng looks at Dong Xuebing and said. “Director, your alcohol tolerance is impressive. I will also drink a glass with you!”

Dong Xuebing asked in a daze. “Huh? What did you say?”

Yu Rongfeng knows Dong Xuebing is at his limits and raised his voice. “I want to drink a glass with you!”

Dong Xuebing grabbed a bottle from the table. “One glass?! If you want to drink, drink a bottle! Come! Bottoms up!”

Yu Rongfeng froze. He can’t finish a bottle even if he is drinking slowly. Furthermore, he had just finished a glass earlier.

Dong Xuebing questioned Yu Rongfeng angrily. “Director Yu! Are you not giving me ‘face’?”

“No.” Yu Rongfeng cannot say no now. He used his chopsticks to grabbed a few pieces of pork from the table and stuffed it into his mouth. Although he is from the Hui tribe, he still eats pork.

Ding… both raised their bottles and knocked.

Yu Rongfeng starts to gulp down the Baijiu. Before he can finish, he put down the bottle and covered his mouth. He managed to stop himself from puking, but he collapsed the next moment. Guo Mingfeng, who is sitting beside him, caught him and helped him back to his seat.

What about Dong Xuebing?

Dong Xuebing continued to drink slowly and finished the bottle!

Chapter 521 – Director Dong had made everyone drunk!

Night.

The private room of Xian Shui Restaurant has a strong alcohol smell. It’s so strong that one sniff will make you feel drunk.

Peng Gang and Yu Rongfeng were knocked out on the table, and only Guo Mingfeng and Geng Xinke are remaining. They are surprised to see Dong Xuebing is still standing, but he seems to be collapsing anytime. Only the Secretary of the Disciplinary Work Committee, Qu Yiqiang, noticed something strange. This new Director’s body is swaying and trying to balance himself after finishing one bottle. He did the same after he finished the second and third bottles…. He looks like he had reached his limit every time, but why is he still standing? He had drunk three bottles now!

One box of Baijiu is finished.

A few Staff members started cheering.

Zhou Yanru supported Dong Xuebing. “Director, are you alright?”

Dong Xuebing shook his head. “I… am not drinking… anymore… let’s end here.”

“I will help you back.” Zhou Yanru was about to stand up to settle the bill.

But the Geng faction is not going to let him off. Geng Xinke looked at Dong Xuebing and laughed. “We still have many bottles left. Director, let’s continue to drink a while more.”

Dong Xuebing waved his hand. “I… had drunk too much today… and you all are at your limits. Let’s continue another… day….”

Geng Xinke looks at Dong Xuebing. “We can still drink. Let’s not waste the alcohol.”

Guo Mingfeng stood up and opened two bottles. “Director Dong, we still have not drunk enough, and you cannot leave so early. This is your welcome dinner.”

Zhou Yanru could not hold back anymore. “Director Guo, are you done?”

Geng Xinke smiles. “Director Zhou, why are you getting angry? It’s just a dinner.”

“Can’t you all see Director Dong is at his limits?” Zhou Yanru stares at Geng Xinke in his eyes. “He had mentioned he is not feeling well, and what are you all trying to do?”

Geng Xinke looks at her. “Who says Director Dong is at his limits? I think he can finish three more bottles with no problems!”

Dong Xuebing suddenly shouted. “Alright! Let’s drink three more bottles!”

Geng Xinke laughed. “I know you are a straightforward person!”

“Director, you cannot drink anymore!”

Zhou Yanru doesn’t know what to say. Why did you react to Geng Xinke’s provocation? If you collapsed in front of everyone here, how are you going to command respect? He is purposely trying to embarrass you! Suddenly, she felt someone pinched her arm lightly. She looks at Dong Xuebing and returns to her seat after two seconds without saying anything.

Guo Mingfeng shouted. “Director Dong! Cheers!”

Dong Xuebing looks at the table. “I still have three bottles in this box! Let’s finish it! I will drink these three bottles, and you all will finish the three bottles in the other box! Let’s finish it in one go.”

Finish three bottles in one go?

Geng Xinke and Guo Mingfeng were stunned!

Even if they share the three bottles, they cannot finish one and a half bottles each!

Guo Mingfeng quickly says. “Director, we will drink first and see how much we can drink.”

“See how much you all can drink?!” Dong Xuebing pushed himself up against the table. “What’s wrong, Secretary Geng? Are you not giving me ‘face’? You all are the ones who say we should not waste alcohol. Then we shall finish these two boxes!” Dong Xuebing took out the remaining three bottles of jin Liu Fu from the box and placed them in front of him.

The staff members on the other two tables were shocked. They know Director Dong is drunk and might collapse anytime. How is he going to finish three more bottles? It’s 1.5 liters of Baijiu! All of them look at Geng Xinke and Guo Mingfeng.

Geng Xinke had no choice now. He cannot lose to Dong Xuebing in front of everyone.

“Alright! We will drink!” Geng Xinke puts on a brave front.

Guo Mingfeng took out the remaining three bottles from the box beside him.

Both of them do not have the intention of finishing all these bottles. They felt Dong Xuebing would puke and blackout after one or two more mouths. They will drink slowly until he embarrasses himself. Maybe they don’t even need to finish half a bottle.

Ding… Ding… the three of them knocks their bottles!

Geng Xinke and Guo Mingfeng placed their bottles on their mouths and look at Dong Xuebing. They are waiting for him to puke or collapse.

But the next moment, everyone’s jaw dropped!

Dong Xuebing lifted his bottle high up and poured the alcohol down his throat as if he is drinking a bottle of mineral water. He finished the bottle in less than twenty seconds and picked up the second bottle. He continues to drink without stopping!

One bottle….

Two bottles….

Three bottles….

Dong Xuebing only used slightly more than 80 seconds to finish three 500 ml bottles of Jin Liu Fu!

Everyone is stunned! They felt they had just watched a horror movie!

Damn! Is this still considered drinking alcohol?

I thought the New Director cannot drink anymore and will collapse if he takes one or two more gulps. How come he can drink so much suddenly?!

Dong Xuebing took a napkin and wiped his mouth. His body is no longer swaying, and he looks at the shocked Geng Xinke and Guo Mingfeng with a smile. “Oh, Director Geng, Director Guo. Why are you all not done yet? I have already finished three bottles. We are all waiting for you two.”

Guo Mingfeng paused for a second and started cursing in his heart. F**k you! Dong Xuebing!

Geng Xinke also understood what was going on.

Everyone in the room can tell what happened. The new Director is not drunk at all! He was only acting to set a trap for Geng Xinke and his men!

Damn!

This is too ridiculous!

Zhou Yanru bursts out laughing. She knows Dong Xuebing was acting when he pinched her arm lightly early.

Qu Yiqiang, who had maintained a poker face, smiles and looks at the new Subdistrict Director. Director Dong is very smart.

Geng Xinke and Guo Mingfeng can hold their liquor well, but that is against others. After drinking 250 ml of alcohol and getting spite by Dong Xuebing, they could not hold on anymore. Guo Mingfeng fell to the ground with the bottle in his hand, and the bottle smashed. He had only finished two-thirds of the bottle. Geng Xinke knew he cannot finish the bottle and puts it down. He would rather lose his ‘face’ than embarrass himself. But Jin Liu Feng’s punch is too strong. Even after he stops drinking, he felt the alcohol rushing to his head!

“Blech!” Geng Xinke threw up at the table!

Geng Xinke felt his head spinning, and before he blackouts, he cursed Dong Xuebing in his heart! They had all been fooled by him! They had wanted to show him who’s the boss, but they were tricked! He had shown everyone who’s in charge!

This guy is too scheming!

F**k! You are acting from the start!

“Secretary Geng!”

“Director Guo!”

Two Staff Members rushed over to help them.

Dong Xuebing looks at them helplessly. “I already ask you all to stop, but you all still insist on drinking. Drinking too much is bad for health. Sigh… look at you all. Director Zhou, call for an ambulance.” All the Geng’s faction members had collapsed, and that did not stop him from being sarcastic. But he was telling the truth. He had said to stop drinking since the start, but they insisted on offering him toasts and tried to make him drunk. Who can they blame?

Zhou Yanru acknowledged and called for an ambulance while holding back her laughter.

Dong Xuebing called the waitress over. “Give me the bill. How much is it?”

Zhou Yanru replied. “Director, you can sign it off and settle at the end of the month.”

Dong Xuebing smiled. “I am giving everyone a treat and don’t need to sign it off.” He took out his wallet from his bag. “Let’s end the dinner and get someone to carry Secretary Geng and the rest out of the restaurant to wait for the ambulance. Hey, slow down and watch the door frame. Don’t let them knock their heads.”

Dong Xuebing starts to give out orders. He is sober and doesn’t look drunk at all!

Zhou Yanru is impressed. Dong Xuebing’s alcohol tolerance had shocked everyone.

The Staff Members look at the empty bottles on the table. They had just watched their new Director drinks six bottles of Baijiu within twenty minutes.

Wow!

Is the new Director human?!

No matter how well you can drink, there should be a limit. You had made four people drunk by yourself and finished six bottles of Jin Liu Fu! How can you hold so much alcohol?!

Everyone has seen good drinkers, but this is the first time they meet someone who can drink so well.

Some Staff Members can only drink 50 ml or 100 ml, and some can drink up to 500 ml. Some people can finish one or two bottles, but this is the first time they see people drink Baijiu by boxes!

There are six bottles in one box, and their new Director had finished everything by himself!

What’s more surprising is Dong Xuebing is sober after drinking so many bottles! He is not drunk at all!

Dong Xuebing looks like he can still drink one more box!

Damn!

This guy is a monster!

Everyone looks at Dong Xuebing with respect!

Chapter 522 – Establishing his authority!

The next morning.

Nanshan District, Guang Ming Subdistrict Office’s family quarters.

Dong Xuebing’s apartment is a two-bedroom apartment on the sixth floor. It has a balcony and is has a north-south facing. It is airy, and the morning sun shines through the window at 8 am. Dong Xuebing yawned and looked at the time. He grabbed his cigarettes and lighter from the bedside, removed the wet towel from his forehead before lighting a cigarette, and went into the bathroom.

Ring…. Ring… ring…

Dong Xuebing wiped his face and answered his phone. “Hello, Mum.”

“Are you still sleeping?” Luan Xiaoping asked.

“Haha… I woke up. Where are you now?”

“I have just woken up too, and I am in my school’s hostel.”

“Eh? Why are you not living with Old Yang?”

“Stop talking rubbish.” Luan Xiaoping scolded. “We are not married. How can we live together? I have no lessons this morning. Is your apartment issued to you? Do you need me to tidy it up?”

“No need. It’s all done. Just go to work.”

“I am worried for you and want to take a look at your apartment.”

“Let’s talk another day again. I still have not settled down at work and will be quite busy these few days. I will visit you after this period, and you don’t need to worry about me. I am fine.”

“Alright. You must take care of yourself and remember not to skip meals.”

“I know. I had a feast with my colleagues last night. Haha…”

Dong Xuebing had drunk around 150 ml of Baijiu last night and felt the kick when he got home. When drinking the six bottles, he had used STOP to spit out the alcohol into a small drawer in the room. The small pots in the drawer are filled with the alcohol he spits. That’s why no one can make him drunk. He can even finish ten boxes of Baijiu, let alone one box. His alcohol capacity has no limits.

8.30 am.

Dong Xuebing got dressed and left for work with his bag. His mood is great today.

It’s only a five-minute walk, and Dong Xuebing did not drive. He is not assigned with a car, as the old Passat ‘assigned’ to him by the Office Department is shared by everyone. That’s why he did not drive it back yesterday.

Other than the Subdistrict Office Leaders, many Staff Members are staying nearby.

On his way to work, Dong Xuebing recognized some of the Staff Members from his Subdistrict Office.

“I got a fright last night. It’s an eye-opener!”

“That’s right. How did he finish a box of Jin Liu Fu by himself?”

“Are you serious? It’s hard for me to believe what you all said. How can someone drink a box of alcohol?”

“You were not at the dinner yesterday. Xiao Zhang and I, and many other colleagues, saw it with our eyes. Why should we lie?”

“That’s right. Our new young Director is not a pushover, and He fooled secretary Geng and the rest.”

“That’s right. Chief Peng and the rest had collapsed, and Secretary Geng was sent to the hospital.”

“Sigh… I had missed a good show yesterday.”

“I think no one in Fen Zhou City can match Director Dong’s alcohol capacity. It’s one box!”

“That’s right.”

“Shh…. Director Dong is behind us. Let’s not talk about this anymore.”

The Staff Members quickly stop talking when they notice Dong Xuebing walking over. They greeted him more respectfully compared to yesterday.

“Director!”

“Good morning.”

“Good morning, Director Dong.”

Dong Xuebing smiles and nodded. “Good morning.”

News of Dong Xuebing single-handedly making all four members of the Geng faction drunk spreads quickly. Some staff, who could not attend the dinner, were shocked. When Dong Xuebing enters the Subdistrict Office, everyone greeted him with respect and started to think about their office’s new political situation. Many of them thought this new Director does not have any backings and Secretary Geng will take away all his authority. But now, no one is sure about this. The new Director is not simple.

The Working Party Committee Secretary Geng Xinke has also reached the Subdistrict Office.

Geng Xinke is looking terrible, and he should have a bad hangover.

“Secretary Geng.”

“Good morning, Secretary Geng.”

Although everyone greeted Geng Xinke as always, he felt all of them are giving him weird looks. He felt angry when he remembered he was fooled by Dong Xuebing and vomited at the dinner yesterday. This is not only about his ‘face’ issue. It has also affected his authority. This might only be a drinking session, but it symbolizes a lot. He had wanted to show Dong Xuebing, the Boss of this Subdistrict Office, but he was drunk instead. This will give others that he is inferior to Dong Xuebing and can create many problems.

Dong Xuebing was about to go upstairs when he heard the Staff Members greeting Geng Xinke. He stops and turns. “Oh, Secretary Geng.”

Geng Xinke composed himself and returned the greetings calmly.

“How are you feeling?” Dong Xuebing has never been a forgiving person. “Are you alright now? What did the doctors say?”

Geng Xinke’s eyelids twitched. “I’m fine. I left the hospital after an IV drip.”

“Good to hear this. What about Chief Peng, Director Yu, and the rest?”

“Director Yu and Director Guo are still in the hospital and might not be here today.”

“Are they serious?” Dong Xuebing laughed in his heart. You all want to make me drunk?! You all should have learned your lesson this time. He pretends to be concerned. “Oh, tell them to have a good rest. I will approve their absence and will visit them at the hospital in the afternoon. Sigh… I got a fright last night, and we should cut down on drinking in the future. It’s good to get closer over some drinks, but our health is more important. If you fall ill because of alcohol, it will be a great loss to our Subdistrict Office. We should take note of this during our dinners in the future.”

Geng Xinke rolled his eyes in his heart. Dinners? Get lost!

Geng Xinke will never drink with Dong Xuebing again in his life. He can tell Dong Xuebing has a bottomless pit stomach, and more than a dozen men can make him drunk. Geng Xinke was fooled by him yesterday and kept thinking he would collapse with one more glass. But he got soberer the more he drunk, and Geng Xinke knows he is not on the same level.

……

Side building.

Party Secretary Office.

Knock… knock… Someone knocks and entered.

“Director, I have brought the document.” Zhou Yanru enters the office with a smile. “These are the tasks given to us for this month and some other documents.”

Dong Xuebing smiles. “Thank you, Director Zhou.”

“It’s alright.” Zhou Yanru replied. “Oh, Deputy Director Yu and Deputy Director Guo had called in sick today.”

“Ok. Let them have a good rest and don’t rush to come back to work.”

Zhou Yanru smiles as she poured a glass of water for Dong Xuebing. “You had given us an eye-opener last night. I was shocked when I saw you drinking a box of Baijiu. I am not bootlicking by saying this. I am impressed. My husband’s alcohol tolerance is nowhere near yours.” She paused and tapped her mouth lightly. “Ah… I said too much again.”

Zhou Yanru did not hold back in front of Dong Xuebing. She has been talking non-stop since she enters the office. But Dong Xuebing does not mind. He was touched by her actions last night. She had tried to help him drink and showed her tough side by going against Secretary Geng. As one of the bottom-ranking Leaders within the Subdistrict Office, she dares to stand up and stare at the Subdistrict Office’s No. 2. Many people don’t like people who switch sides easily, and Zhou Yanru’s fearless attitude impressed Dong Xuebing.

Dong Xuebing laughed and has accepted her in his heart. “I had worked in many departments and seldom see staffs as cheerful as you. Being cheerful will make my mood better, it’s important for a place like our Subdistrict Office. Don’t you think so?”

“Yes…” Zhou Yanru smiles. “Then can I continue like this in the future? I am talkative by nature and will feel uncomfortable if I cannot speak.”

Dong Xuebing is amused. “It feels good to hear you talk.”

Zhou Yanru showed hints of embarrassment. “It’s too exaggerated. It’s too embarrassing. Haha…”

Zhou Yanru left after chatting for a while.

In the room, Dong Xuebing crossed his legs and lit a cigarette. He had established his authority with the help of Geng Xinke and his men. This is a good start.

Chapter 523 – Born to be a trouble maker!

Morning.

Guang Ming Subdistrict Office.

Dong Xuebing was reading about the work procedures of the Subdistrict Office when his office phone rang.

“Hello.” Dong Xuebing answered. “I’m Dong Xuebing.”

The call is from the reception office. “Director, someone is looking for you.”

“…. Who is it?”

“She says her surname is Su. It’s a lady.”

“Her surname is Su? Is she downstairs now?”

“Yes.”

“Let her come upstairs. I will be waiting in my office.”

The main building is the service lobby, and there are no restrictions for people to enter. But the side building is the offices of the Working Party Committee and the Office Department. Not anyone can enter. Visitors are required to register at the reception, and permission must be granted before they can enter. Some reporters had secretly entered the Offices previously, and the Office had to take precautions.

After a while, Dong Xuebing hears sounds of high heels outside his office.

The door opens, and Su Jia appears with a bright smile. She is wearing a pastel color office attire and seems to have added padding to her flat chest. They look bigger, and she is carrying a piece of small luggage.

“Xuebing, you didn’t expect me to appear, right?”

“Oh.” Dong Xuebing walks over. “Why are you here, Sis? I didn’t expect it’s you.”

Su Jia puts down her luggage and giggle. “It’s so hard to meet you now. You are a high-ranking Official, and I still need to get permission first.”

Dong Xuebing laughed. “It’s the same for all Subdistrict Office. This is because we want to keep reporters out.”

Su Jia rolled her eyes. “Hmph! You are trying to take precautions against me.”

“You are a TV station host, and it’s not counted.” Dong Xuebing poured a cup of tea for her.

“Let me do it.” Su Jia tried to get the teapot from him but failed. “I am transferred to the City now and is considered half a reporter now. I had just got off the long-distance bus from Yan Tai County and will start officially tomorrow.” She had a short pause and continue. “Feng Zhou Daily News Agency, and is under the City’s Publicity Department. It’s my Uncle who helped me get this transfer.”

Su Jia’s Uncle is the City Party Committee Organization Department, Yang Zhaode.

Dong Xuebing raised his brows. “Congratulations on your promotion.”

Su Jia laughed. “How can I be compared to you? I am only a small Leader in the News Editorial Department. I still have to thank you for helping me get the internship at Xin Hua News Agency. Without that experience, I will not get this promotion. My Uncle wants me to gain some experience in the newspaper agency before going to a TV station. The TV station’s environment is more complicated than the newspaper agency. Haha… are you free the day after tomorrow? I want to give you a treat after I settled down. I know you are busy today as you had just arrived here.”

“We can have dinner anytime, as we are both working in the City.”

“Alright. I will call you again. But it will not be a big feast, as I spent too much in Beijing.”

“It’s a feast even if you treat me to some meat skewers.”

“What meat skewers? Your Sister is not this stingy! I will treat you to hotpot! Haha…”

Both are not outsiders and did not hold back while chatting.

Dong Xuebing’s mood got better after meeting Su Jia. Fen Zhou Daily is one of the top three news agencies in the City. He is new in this area and needs more connections and friends. She had impressed Dong Xuebing, as her Uncle, Yang Zhaode, is the City’s Party Committee Member. Still, she did not reveal their relationship to others. He knows it’s not because she wants to keep low. All high-ranking leaders have authority and rivals. Their relatives might enjoy privileges but also will be targeted by their rivals. This is also Xie Huilan’s advice to him.

Dong Xuebing also wants to stay low when he was transferred here. That’s why he parked his car at a basement carpark in Nanshan District and kept his 2 million RMB Patek Philippe watch. He wants to get familiar with the new working environment and the different connections and backings first.

After chatting for a while, Su Jia suddenly laughs. “I heard someone had tried to provoke you yesterday. It was your first day, right?”

Dong Xuebing was surprised. “How do you know?”

“I overheard two Staff members chatting about you when I enter the Subdistrict Office’s compound. They are talking about drinking at the dinner yesterday. What happened?” Su Jia laughed. “Who is it that tried to provoke you?”

Dong Xuebing replied. “Some of our Staff insisted on drinking with me during yesterday’s welcome dinner, and I drunk a bit of alcohol with them.”

Su Jia had experienced a similar incident when she was transferred to Yan Tai County TV station. Furthermore, Dong Xuebing is young and is holding a high rank. Many people will be jealous of him.

Su Jia curiously asked. “How much did you drink?”

“…. Errr… one box.”

“One box?” Su Jia is puzzled. “You finished one box of beer by yourself, and your subordinates are all drunk? How come I didn’t know you can drink so well?”

Dong Xuebing paused for a second. “It’s Jin Liu Fu.”

“Huh?” Su Jia is shocked. “A box of Baijiu?!”

Dong Xuebing laughed. “I am in my top form recently, and my alcohol tolerance had increased.”

Su Jia is speechless. That’s a box of alcohol, and no matter how well you feel, it’s not possible to digest so much alcohol. But after a few seconds, she laughs. “Xuebing, I notice you are a trouble maker. You can create trouble wherever you go. No wonder everyone in the Subdistrict Office looks like they had just seen a ghost. But this is because they don’t know you well. They will not be surprised if they know about your feats in Yan Tai County.”

Dong Xuebing laughed. “I shall treat this as a compliment.”

“Yes. It’s a compliment.” Su Jia giggled. “I know you are born to be under the spotlight. Even if you are transferred to Inner Mongolia’s Maritime Administration, you will still be a prominent figure there. Let alone at this Subdistrict Office.”

“Huh? Mongolia has sea?”

“Haha… no, but I am sure you can create one for them!”

Chapter 524 – Disrespecting me?

Noon.

It’s lunchtime.

Su Jia stayed in Dong Xuebing’s office for a while in the morning and left. He spent the rest of the morning reading documents and went for lunch with the meal card given to him by Zhou Yanru.

“Director Wang.”

“Good afternoon, Sister Wang.”

“Sister Wang, have you eaten?”

A girl in her mid-twenties, carrying a trendy handbag, is walking into the Subdistrict compound. She is average-looking, with short hair below ear level. She wore a short sleeves shirt and a pair of red leather shoes. Many Staff Members greeted her warmly when she enters the compound.

Dong Xuebing had seen her photograph and recognized her.

This girl is Wang Yuling, the Office Department’s Deputy Director and District Party Secretary’s Niece.

Wang Yuling has a youthful look, and she returned the greetings with a smile. Her hips sway as she walks and doesn’t behave like a Leader in the Subdistrict Office. She looks more like a young office lady.

Dong Xuebing’s first impression of Wang Yuling is she is spoiled.

Dong Xuebing returns to his office after lunch to continue reading the documents. He smoked a cigarette and thought about Wang Yuling. He had taught Geng Xinke a minor lesson and had established his authority. It should be Wang Yuling’s turn. She had applied for leave yesterday and did not turn up at the welcome dinner. This is not showing respect for him.

This girl is another troublemaker.

Knock… knock… knock…

“Come in.”

Wang Yuling entered Dong Xuebing’s Office and greeted him softly.

Dong Xuebing remained in his chair and smiles. “Director Wang? I didn’t expect our Subdistrict Office have a leader as young as you. Have a seat.”

Wang Yuling is used to such compliments and did not show any expressions. “Thank you.”

“I remember you are in charge of the Woman’s Association and Family Planning departments. Is there anything wrong?”

“Nothing. I was not at work yesterday, and I am here to greet you.” Wang Yuling looks distracted.

Dong Xuebing nodded and felt uncomfortable.

Zhou Yanru knocks on the door and enters the office at this moment. “Director, I have brought the various Neighborhood Committees’ data. When are you going to hold the Neighborhood Committee meeting?”

Dong Xuebing smiles. “Let me familiarized myself with the work first, and we will talk about this a few days later.”

Wang Yuling interrupted. “Director, if there’s nothing else, I will go back to work.” She turns and smiles when she saw Zhou Yanru. She whispered to her. “Sister Zhou, I had bought a new handbag. I will show it to you later. Hehe…” She said this despite being in the Leader’s Office, and she didn’t feel there’s anything wrong. She left the office happily and did not even look at Dong Xuebing in his eyes.

Zhou Yanru is embarrassed as she saw Dong Xuebing’s expression.

Dong Xuebing is irritated. He does know why the District Party Secretary had not met him when he arrived yesterday. Still, it was Secretary Wang Anshi who approved his appointment. That’s why he was polite towards Wang Yuling. But she is too disrespectful. She showed that she does not want to speak to him and behaves like a spoiled princess.

Zhou Yanru quickly says. “Director Xiao Wang is still young and immature. Please don’t blame her.”

Dong Xuebing laughed. “I can tell you two are very close.”

Zhou Yanru doesn’t know what to reply.

“Alright. Leave the documents here. I will look at them later.”

“Ok. I… I will go back to work. Please let me know if you need anything.”

Dong Xuebing’s face changed after Zhou Yanru left. I don’t mind you coming in late, but you should show some respect at least. What sort of attitude have you shown since you entered my office? Do you think no one dares to reprimand you because your uncle is the District Party Secretary? Dong Xuebing might be unhappy, but he does not intend to do anything to her. He had heard about her and knows she is not ambitious. She doesn’t have any political wisdom and is working at the Office Department to past time. That’s why Dong Xuebing decides to tolerate her behavior and pretends not to see her attitude. Who asks her to have a high-ranking uncle? He had offended Geng Xinke when he was transferred to Nanshan District, and he still doesn’t know how the District Mayor would react. He doesn’t want to have too many enemies for now.

Side building, level three staircase.

Zhou Yanru said helplessly. “Yuling, what’s with that attitude earlier? You should not behave like that.”

Wang Yuling and Zhou Yanru are walking down the stairs. She smacked her lips. “What’s wrong with my attitude? This is the way I am.”

“Director Dong is our Leader, and you….” Zhou Yanru advised.

Wang Yuling giggled and interrupted her. “What Leader? He is so young and looks like he is younger than me. Let’s not talk about this anymore. Sister Zhou, come to my office now. I want to show you the handbag I bought yesterday. It’s beautiful. Haha… If you like it, I will buy one for you tomorrow.”

Zhou Yanru patted Wang Yuling’s hand. “When can you grow up?”

Wang Yuling argued. “Why are you still talking about this? Am I considered mature when I have to bow down and speak humbly to everyone? Why should I?” From the day she started working at the Subdistrict Office, everyone has been treating her respectfully. Even Geng Xinke did not find trouble with her, and she is used to it. That’s why she starts to do whatever she likes and didn’t treat her superiors with respect.

Zhou Yanru sighed and did not continue.

Wang Yuling hugged Zhou Yanru’s arm and pulled her to her office. “Let’s go and see my handbag.”

“Sigh… I have no words for you.”

Everyone in the Subdistrict Office knows Wang Yuling holds a special status in the Office Department. She is late at least three times and takes two days off from work every week. Other than Office Director Zhou Yanru, she almost doesn’t speak to anyone else. The Staff Members might even think she is the Subdistrict Office’s Director if they don’t know her. She also did not show any respect for the former Director. Still, everyone knows her uncle is the District Party Secretary. That’s why all the leaders let her do whatever she wants, as they don’t want to offend the District’s No. 1.

1.30 pm.

Dong Xuebing went downstairs for a round of inspection and noticed many issues. For example, the staff’s attitude at the Service Lobby, the attitudes of the various departments, etc. Seems like what he saw yesterday was only a show, and the staff showed their true colors after one day. Some staff was munching on melon seeds, and some were chatting among themselves. But he knows it takes time to solve these issues, as this is common in most government departments.

As Dong Xuebing walks past the Party Office Department’s Office, he overheard Wang Yuling giggling.

“Sister Zhou, I told you my handbag is beautiful.”

“You are young, and all handbags look good on you.”

“Hehe… you are not old. I think the blue color suits you. I will buy one for you tomorrow. It’s very cheap and cost around 100 RMB.”

“No need. I don’t need such trendy handbags at my age.”

Dong Xuebing frowned and thought to himself. It’s fine if you two are chatting during work hours, but there are limits to it. He doesn’t have anything against Zhou Yanru, but his impression of Wang Yuling got worse.

Suddenly, the door opens.

Wang Yuling walks out of the office with a smile. She immediately stops smiling and sulk when she saw Dong Xuebing. “Director Dong, why are you here?”

Hmph. Who are you to ask me this question?

Who is the Leader here? You or me?!

But when Dong Xuebing thinks of the District Secretary, he remained composed. “I am walking around. How’s your work?”

Wang Yuling replied nonchalantly. “It’s done.”

Dong Xuebing nodded and was about to say something when Wang Yuling excused herself and left.

“Someone is waiting for me in my office.” Wang Yuling still has her disrespectful attitude.

Dong Xuebing had wanted to ask Wang Yuling to make an appointment with the District Secretary. Still, he almost loses his temper because of her attitude. After the life and death experience in the sea, he is more composed now and less impulsive than before. He suppressed his anger and went to the carpark. He did not call for a driver and drove that Passat to the District Party Committee Building.

District’s Party Committee Compound.

Today can be considered Dong Xuebing’s official first day, and he needs to report to his superior.

Dong Xuebing went to the District Government Building first and knocks on the District Executive Deputy Mayor’s office. He waits for a while, and no one opens the door. He went upstairs to the District Mayor’s Office, and a Staff told him the Mayors have their monthly meeting today before he knocks on the door. Geng Yuhua and the Executive Deputy Mayor are in the smaller meeting room, which might take a few hours.

Dong Xuebing can only go downstairs again and walks to the District Party Committee Building, hoping to meet the District Party Secretary, Wang Anshi. He hopes he can get his support, as he can forget about getting Mayor Geng Yuhua’s support because of Geng Xinke.

Chapter 525 – F**k You!

Afternoon.

District Party Committee Building.

Knock, knock. Dong Xuebing knocks on the Party Secretary’s secretary office.

“Come in.” A young voice said.

Dong Xuebing entered the secretary’s office. “Is Secretary Wang around? I am here to report.”

There is only a young man in the office. He was the one who received him yesterday and is around 27 to 28 years old. Dong Xuebing only found out he is Secretary Wang’s secretary, and his surname is Cang. He heard secretary Cang had gained the trust of the Party Secretary, and he did not stand to greet him. “Are you Director Dong of Guang Ming Subdistrict? Have a seat. You might need to wait a while.”

“Alright.” Dong Xuebing took out his cigarettes and offered one to secretary Cang. “Have a smoke?”

Secretary Cang waved his hand to reject the offer and continued with his work.

Dong Xuebing saw secretary Cang’s cold attitude and kept his cigarettes. He had not mentioned whether Party Secretary Wang is around, and Dong Xuebing can only wait on the sofa.

Five minutes…

Ten minutes….

Twenty minutes….

Ring… ring… ring…. Secretary Cang’s office phone rang.

Secretary Cang cleared his throat and answered. “Good afternoon…. Oh, Chief Meng… Yes… yes…. Please hold on and let me ask for you.” He walks out of the office and returns twenty seconds later. “Secretary Wang has no visitors now, and he asked you to come over… Alright… Yes… Goodbye.”

Dong Xuebing frowned. “Secretary Cang.”

Secretary Cang looks at him. “I had told Secretary Wang, and he asked you to wait a while.”

Chief Meng? Even if he is a Department Chief, he is holding the same rank as me. I had waited for twenty minutes, and I should go in first. Are my matters not important? Dong Xuebing is losing his patience, but he continued to wait.

Thirty minutes….

Forty minutes….

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s phone rang, and it is the Subdistrict Office’s number.

Dong Xuebing answered. “Hello?”

“Director Dong, I’m Qu Yiqiang, from the Disciplinary Work Committee. Are you in your office?”

“Secretary Qu? I am at the District Party Committee. What’s wrong?”

Qu Yiqiang hesitated for a while. “Something happened at the Administrative Service Lobby. Comrade Wang Yuling had gotten into an argument with some civilians.”

Wang Yuling again?

Dong Xuebing frowned. “What happened?”

“An old lady, who has to walk with the help of a walking stick, met Director Wang at the lobby and asked her where is the service counter. Director Wang directed her upstairs, but it was the wrong counter. The old lady has difficulties in walking and wastes twenty minutes of her time. She found out the counter she is going to is located on the first-floor service Lobby when she comes downstairs again. She got mad and demanded Director Wang to apologize. But Director Wang got agitated and started arguing with her. She even scolded that old lady.”

Dong Xuebing’s face changed. “Wang Yuling scolded her?”

Qu Yiqiang sighed and replied. “Yes.”

Secretary Cang overheard Wang Yuling’s name and looked over.

Dong Xuebing suppressed his anger. “I know. Try to control the situation. I will return after I finish my work here.”

Qu Yiqiang did not receive any instructions from Dong Xuebing and did not say much.

Dong Xuebing knows why Qu Yiqiang has called him. If it were someone else, he would have scolded and taken disciplinary actions against the staff. A government servant would receive disciplinary actions if they scolded civilians at their workplace regardless of the reason. Furthermore, Wang Yuling had given the wrong directions at first. But she is the District Party Secretary’s Niece. Suppose Qu Yiqiang was to pursue this matter. Who knows if she will complain to her uncle. If the District Party Secretary has something against you, it will be hard to survive at work.

Dong Xuebing is getting frustrated with Wang Yuling! It’s fine if she doesn’t respect him, yet she is creating trouble at the Subdistrict Office.

Secretary Cang asked suddenly. “Yuling is working at Guang Ming Subdistrict Office, right?”

Dong Xuebing looks at him. “Yes.”

“She is a good staff.” Secretary Cang guessed Wang Yuling might have caused trouble and hinted to Dong Xuebing. “She is young and is prone to make mistakes. We must be forgiving towards youngsters, and Secretary Wang has high hopes for her.”

What’s the meaning of this? Are you trying to warn me?

Dong Xuebing narrowed his eyes. Secretary Cang is telling him to be lenient to Wang Yuling and not to hold her responsible. He has used a condescending tone, which is unlike what other secretaries would use. He sounded like he is Dong Xuebing’s superior. His rank should either be a Deputy Section Chief or a Section Chief and is not as high as Dong Xuebing. That’s why he felt very uncomfortable when he heard secretary Cang’s tone.

Dong Xuebing is almost at his boiling point. “I will handle Director Wang’s issue properly. Secretary Cang, when can Party Secretary Wang….”

“Wait a while more. He should be free to meet you soon.”

Dong Xuebing had waited for almost an hour, and something crops up at the Subdistrict Office. He needs to rush back, but he can’t leave now as secretary Cang had informed Wang Anshi about his visit. What would Secretary Wang think if he leaves now?

One minute…

Two minutes…

Dong Xuebing heard the sounds of a door opening along the corridor. It seems to be the District Secretary’s Office.

Secretary Cang quickly open his office’s door and saw a middle-aged man about to knock on the door.

“Secretary Cang.”

“Oh, Director Sun.”

“Is Secretary Wang free?”

“Please wait. I will ask him.”

One minute later, Secretary Cang came out from Party Secretary Wang’s Office and said to Director Sun. “Secretary Wang asked you to go in.”

“Thank you.”

“Don’t mention it.”

Dong Xuebing overheard and asked. “Secretary Cang, I had been waiting for almost an hour.”

Secretary Cang replied emotionlessly. “Director Sun has something urgent. You can…”

Urgent?!

Does that mean my matters are not urgent?

Even if Wang Anshi does not want to approve my application, or Xiang Daofa had told him something bad about me, you all should not treat me like this. I have never offended you all, and what’s wrong with me coming here to report to you? Is this how you all want to treat me?!

Dong Xuebing nodded and left the office without saying anything.

Secretary Cang did not expect Dong Xuebing to leave suddenly and is stunned.

Dong Xuebing finally knows the District Party Secretary thought nothing of him! Just like Wang Yuling!

You all had not taken me seriously from the start and still want me to respect you?

F**k you!

Chapter 526 – Director Dong’s scolding!

Afternoon.

Dong Xuebing left secretary Cang’s office and returned to his car. He slammed the door loudly and drove out of the compound. Many people were shocked by him, but they would know this is his temper if they knew him. He would return the respect several folds if someone showed respect to him. But if someone is to disrespect him or trampled over him, he will not show face. So what if you are the District Party Secretary?! F**k off! Do you think I must suck up to you?

My life will still go on without your support!

I can still carry out my duties without you!

Do you think you are the Province Party Secretary?!

After this incident, Dong Xuebing can confirm Xiang Daofa was up to no good when he helped him get this position. He must have said something to Wang Shian, and that’s why he and his secretary are showing this attitude. Is this a warning to ask him to be obedient? Even if I had created many problems in Yan Tai County, I have never offended you or your district! This is ridiculous! You can show your powers and authority to whoever you want! I can’t be bothered with you!

Dong Xuebing doesn’t care if the District Secretary will have a bad impression of him. He has wasted almost an hour of his time and met two other people with low ranks while letting him wait. He is the one who provoked Dong Xuebing first. You all don’t have any respect for me, then don’t blame me for whatever is going to happen! Dong Xuebing had offended too many people and didn’t mind offending one more. He even dares to scold Xie Huilan’s Grandfather, Senior Xie, after drinking, and this is nothing.

…….

Guang Ming Subdistrict Office.

Level One Administrative Service Lobby.

“Is this how your Subdistrict Office do things? What kind of attitude is this?”

“Why don’t you talk about yourself?! You are grabbing my hand and still insisted I apologize?! You are the one who didn’t make yourself clear, and how can you blame me when you go to the wrong counter?!”

“You all… are too much!”

“This is a Government Agency! I am warning you not to create a fuss just because you are old!”

“This is the third time you scolded me! The third time! Where is your Leader?! I want to speak to your Leader!”

“Are you done?! Hurry up and get lost! Stop creating trouble here!”

“I demand an apology!”

The argument attracted a crowd. An Old Lady with a walking stick is grabbing onto the Subdistrict Office’s Office Department Deputy Director Wang Yuling. Wang Yuling can’t be bothered with the Old Lady, but the Old Lady refused to let her go. Many Leaders are aware of this incident but don’t want to get involved because of Wang Yuling. Only the Deputy Chief of the Service Lobby, Meng Shengguo, and Office Director Zhou Yanru are around.

Zhou Yanru persuaded. “Yuling, stop it!”

Wang Yuling retorted. “This Old Lady is too much! What else does she want?! She is purposely creating trouble here!”

Meng Shengguo is on Wang Yuling’s side, and he shouted to the Old Lady. “You are the one who didn’t ask properly and still dare to create a scene here?! You are affecting our work. If you carry on, we will call the Police!”

The Old Lady is furious. “Police?! What crime has I committed?! Ah!?”

The crowd could not stand it any longer and started whispering among themselves. All of them had been unhappy with the service staff of the Subdistrict Office.

“That Lady was asking for the filing counter, and I heard it from a distance!”

“That’s right. You all are the ones who gave the wrong directions and still dare to blame others?! You all are bullying us!”

“Even if she did not make herself clear, you all should not scold her! What upbringing do you have?!”

Wang Yuling is looking terrible. “Guards! Get the guards to chase them out!”

This is very common in the Subdistrict Office. Arguments between civilians and service staff happen almost every day, but the Subdistrict Office is not a bank. They don’t accept any complaints, and most of the time, the civilians will leave. Also, this incident involves Wang Yuling, and she is the District Party Secretary’s niece. No one will blame her, and she will get a lenient punishment at most. The other Leaders know the outcome and did not go downstairs to settle it.

Two security guards entered the lobby.

Wang Yuling ordered. “Chase her out!”

The guards exchanged looks and nodded. They went over and were about to drag the Old Lady out.

Dong Xuebing enters the lobby and is furious when he saw what was happening. “What is this?! Why is this not settled?!”

Meng Shengguo had not attended the welcome dinner yesterday as he had something on at home. But he had lunch with Dong Xuebing yesterday. He saw the new Director entering and quickly reply. “Director, we are working on it. Don’t worry. We will drag her out now.”

Dong Xuebing got more furious. “Drag her out?! I think you should be the one who should get out!”

Meng Shengguo is stun. “Huh? I…”

Wang Yuling took a glance at Dong Xuebing. “Director, this Old Lady….”

“Did I ask you to speak?!” Dong Xuebing shouted.

Wang Yuling is also shocked as she did not expect Dong Xuebing to shout at her.

Dong Xuebing turned and went over to hold that Old lady’s arm. “Auntie, sorry to have frightened you. It is our Subdistrict Office that had failed in our duties. Please calm down. I will apologize on behalf of the Office. Sorry… Are you going to do a filing? I will help you to the counter.” He saw the counter. “The counter is over there. I will help you over. Please watch your steps.”

The Old Leader looks at Dong Xuebing. “You are….”

“I am the Subdistrict Office’s Director. You can call me Xiao Dong.”

“Ah…” The Old Lady is surprised. “Are you their Leader?”

The Subdistrict Office Director is a high-ranking Officer to the Old Lady. Her anger is appeased when she saw Dong Xuebing apologizing and helping her. “Young man, I am not purposely creating a scene here, but that young lady is too much. She had wasted my time and scolded me.”

Dong Xuebing replied. “Don’t worry. I will handle this.”

The other Leaders heard Dong Xuebing’s voice and went downstairs. Geng Xinke, Qu Yiqiang, and Guo Mingfeng, who had just returned from the hospital, went to the lobby.

“Director.”

“Director Dong.”

Everyone is surprised by Dong Xuebing shouting at Wang Yuling over this incident. No Leaders have ever raised their voice at Wang Yuling since she started working here, let alone scold her. If she complains to the District Party Secretary, the Leader will be in trouble.

Dong Xuebing’s actions had exceeded everyone’s expectations. After the Old Lady completed her matter, Dong Xuebing turns to Wang Yuling and points at her. “Wang Yuling! Is this your working attitude?! Do you know what your role is?! You are a Civil Servant in a Subdistrict Office! Your duty is to serve the people! Instead of apologizing after giving the wrong directions, you still scold her?! What are you trying to do?! Do you have the self-consciousness of Civil Servant?!”

Wang Yuling stared at Dong Xuebing furiously. “You….”

Zhou Yanru, Qu Yiqiang, and the rest were shocked by Dong Xuebing. No one dares to say a word in the lobby, and even Geng Xinke is looking at him in shock.

Dong Xuebing continued. “What is the role of the Subdistrict Office?! Do you need me to repeat myself?! Did you forget about the rules and discipline guidelines?! How dare you argue with civilians at your workplace?! Stare?! Do you think you are right?! Try staring at me again!’

Wang Yuling’s eyes are all red.

It’s fine if you have no respect for me. But how dare you scold the civilians?! This is tarnishing the Subdistrict Office and my reputation! Dong Xuebing had already offended Wang Anshi and didn’t care about him anymore! When he remembers secretary Cang’s tone earlier to ask him to be lenient towards Wang Yuling, he got more furious. “You absented yourself from work yesterday and didn’t turn up for work this morning! Yet you didn’t even submit your leave application! Do you think the Subdistrict Office is your playground and you can come and go as you like?! If you don’t want to work here, pack up and leave!”

The new Director is scolding others!

He is scolding the District Party Secretary’s Niece!

All the Subdistrict Office Leaders and Staff Members drew a deep breath!

No one had ever shouted at Wang Yuling before, and her tears started flowing.

Dong Xuebing had been angry since morning and did not stop scolding, although Wang Yuling is crying. He continued for more than ten minutes in front of everyone. This is the first time he had scolded anyone like this.

Wang Yuling cried louder as Dong Xuebing scolded her.

Dong Xuebing stopped as he felt his voice is getting hoarse. Wang Yuling is covered in tears, and everyone is looking at him in shock.

The crowd of civilians are happy and felt this young Director is right to scold her.

Chapter 527 – Subdistrict Office’s biggest troublemaker!

Subdistrict Office.

Administrative Service Lobby.

Wang Yuling continued to sob, and the lobby still has the echo of Dong Xuebing’s scolding.

The Old lady pitied Wang Yuling and told Dong Xuebing. “Young man, thank you for your help. I think the young lady had not done it purposely. Just forget it. I do not want her to apologize anymore. I also should not have grabbed her earlier.”

Dong Xuebing also wanted to let Wang Yuling off after she cried. “I want your self-reflection letter on my desk before tomorrow morning!”

Wang Yuling wiped her tears and did not reply.

Dong Xuebing looks at the rest of the Subdistrict Office staff, especially the Lobby’s service staff. “I am announcing a new rule now! Whoever received two complaints from members of the public within a month will have to submit a 1,000 words self-reflection letter. Staff Members will submit their letters to their respective Leaders. If any Leaders are involved, the letters will be submitted to me. The staff will have to read the letters out loud in front of everyone the next day. Suppose there are serious complaints, or anyone that is complained three times or more. In that case, they will have their salaries deducted and bonuses forfeited. Secretary Qu, write up a detailed workflow on this.”

Secretary Qu nodded. This should have been done earlier as he had been unhappy with the service standards all this while.

All the Staff Members in the Lobby pulled a long face.

Geng Xinke frowned. Shouldn’t the Work Party Committee decide this important decision after discussion? Are you trying to make all the decisions by yourself? He felt this is not right but did not oppose it as many civilians are there. Also, he was frightened by Dong Xuebing’s overbearingness when he scolded Wang Yuling. He dares to scold the District Party Secretary’s niece in public, and Geng Xinke might be the next if he opposed this new rule.

Dong Xuebing looks at Deputy Director Meng Shengguo, who is in charge of the Service Lobby. “Tomorrow, I want to see an additional table to handle civilians’ complaints in the lobby. Whoever that dares to show such attitude or such incident happens again will be handed over to the Disciplinary Work Committee!” He paused and looked at Zhou Yanru. “Director Zhou, you will get a staff from the Party Office Department to man the complaint counter, and you will be in charge of it!”

Zhou Yanru quickly acknowledged.

Meng Shengguo feels anxious because he knows the new Director is unhappy with how he handles the situation earlier. But Wang Yuling is the Leader’s relative, and this is a minor incident. He felt that was the best way to handle the incident.

Dong Xuebing had said his piece and turned to the Old Lady again. “Auntie, I had failed in my duties for this incident to happen. I am sorry for what happened.”

The Old Lady felt awkward. “No need. It’s fine.”

Dong Xuebing looks at Zhou Yanru. “Director Zhou, get someone to send her home.”

“Ok.” Zhou Yanru called an Office Department Staff Member to get the car.

The Old Lady is grateful and tried to reject Dong Xuebing’s offer. But she still boarded the car in the end. After settling this incident, he speaks to Qu Yiqiang about the new regulation before returning to his office.

Dong Xuebing lit a cigarette in his office and felt he had handled the incident correctly. The Subdistrict Office is different from other departments because it is under the District Government, and it’s hard for the Subdistrict Office to show results. It is a low-profile department, and its main duty is to serve the people in the neighborhood. That’s why the people’s evaluation of the Office is his report card and not the Leaders’ relatives.

Knock… knock… knock…

“Come in!” Dong Xuebing continued looking at the document in his hand without lifting his head.

Geng Xinke entered. “Director, the new regulation you imposed earlier is not right. You cannot use the banks’ regulations….”

Dong Xuebing lifts his head. “Keep your opinions to yourself!”

Geng Xinke is speechless. “I have my reservations on this!” He turns and left. What’s wrong with you? Why are you blowing your top at me?!

Minutes after Dong Xuebing scolded Wang Yuling, everyone in the Subdistrict Office knows about it. He had made the District Mayor’s Brother drunk and embarrassed himself and caused Guo Mingfeng, Yu Rongfeng, and Peng Gang to be hospitalized for overdrinking on his first day. On his second day, he scolded the District Party Secretary’s Niece until she cried.

Damn!

What are you trying to do?!

Everyone had seen people with guts, but not anyone who dares to offend Nanshan District’s No. 1 and No. 2 immediately after he started working. What is going on?! Are you not afraid of the repercussions from them?

Many people don’t understand what the new Director is thinking and felt he would be in trouble.

“Eh, have you heard about it? The new Director had scolded Director Wang until she cried.”

“I heard about it earlier. A storm is brewing.”

“Yes. I saw Director Wang crying and the District Government….”

“Is our Leader going to be replaced? But the Director had just been appointed… this should be impossible.”

“Who knows? Anyway, the new Director is in a bad situation. Director Wang is not someone he can scold.”

“Secretary Geng is also not going to let him off after what happened yesterday, and the higher-ups might replace him.”

“But I think our new Director is right to scold Director Wang. She is not serious at work and doesn’t show any respect to others. If she carries on like this, she will get into trouble sooner or later.”

“Shhh… don’t let others hear you.”

Many Staff Members are discussing this incident.

Geng Xinke, Guo Mingfeng, and the rest of the Geng faction are waiting to laugh at Dong Xuebing. They want to see how he is going to handle this situation. He had scolded Wang Yuling, but can he handle the District’s pressure?

But Dong Xuebing, who is smoking and reading his documents in his office, is unfazed by this incident. Pressure? He had been under pressure since he entered the Government Service. He had arrested his Leader’s relative, scolded his Leader’s secretary, talk back at his leaders, and even dragged his Leader off his position. No one in the Subdistrict Office can imagine what he had gone through.

So what if you are the District Party Secretary’s relative?!

You didn’t have any respect for me, and you expect me to give you face?!

I will scold you when you did something wrong! What can you do to me?!

Dong Xuebing has always felt Geng Xinke and Wang Yuling are the trouble makers within the Subdistrict Office. Still, he doesn’t know he is the biggest troublemaker of all!

Chapter 528 – The domineering new Director!

The next day.

The warm Summer breeze caused the leaves on the trees by the roadside to rustle.

It’s before 9 am, and Dong Xuebing walks from the Family Quarters to the Subdistrict Office for work. He did not go to his office but went straight to the Administrative Office. Some staff is there cleaning up and printing documents. Zhou Yanru, dressed in blouse and pants, directs two Staff Members where to place a table. After that, she placed a sign in front of it. Complaints Counter.

Dong Xuebing smiles. “Director Zhou.”

“Good morning, Director.”

“Why are you so early today?” Dong Xuebing walks over.

Zhou Yanru smiles. “I am busy today and came here one hour earlier to do my work. Is the location of the complaints counter fine? We have set it up, and Xiao Liu will be in charge of it. After the civilians had lodged a complaint and it is verified, it will be filed in the Party Office Department’s PC.”

Dong Xuebing nodded. “Good.”

Zhou Yanru continued. “What other instructions do you have?”

“This will be a precedence in Nan Shan District, and I want you to monitor it closely.”

“I will. The Work Party Office Department will handle it well, and you can hold me responsible if there are any problems.” Zhou Yanru’s assurance made Dong Xuebing comfortable. “Oh, I had arranged a meeting with the neighborhood committees in our small meeting room at 10 am. If this timing is fine with you, I will inform the heads of the Neighborhood Committees.”

Dong Xuebing waved his hand. “It’s not a meeting. I just want to know them.”

“Ok. I will pass the message.”

Dong Xuebing nodded and saw the Secretary of the Disciplinary Work Committee, Qu Yiqiang, walking in with his briefcase. Qu Yiqiang smiles. “Director, the new regulation….”

“Let talk while we walk.”

“Ok”

Both their offices are located in the Side Building. They discussed the implementation of the new regulation while walking. Qu Yiqiang suggested. “I thought about it yesterday. Since we have set up a complaints counter in our Service Lobby, why don’t we implement it in the neighborhood committees? Of course, the complaint counters do not need to be set up in the various neighborhood offices. Our Subdistrict Office will also accept complaints against them other than our service counters. This will be deterrence and improve the service standards of all public servants.”

Dong Xuebing thought for a while. “This is a good suggestion, and we should do it.”

Qu Yiqiang continued. “Although we have feedback boxes located in the neighborhoods, most of the cases are about minor disputes between neighbors or businesses. We seldom receive complaints against our staff. It will be a good thing if our complaint counters work, and it should be introduced in all Subdistrict Offices.” Dong Xuebing’s impression of Qu Yiqiang is good. He is careful and thoughtful.

Dong Xuebing replied. “It will be hard to implement in all Subdistricts.”

Qu Yiqiang nodded. He knows it will be difficult to implement it, as the District Government might not approve it.

“Secretary Qu, join me in the meeting with the Neighborhood Committees later and bring up this complaint counter-proposal. We will implement it in our neighborhoods as soon as possible.”

“Alright. I will prepare the documents.”

Dong Xuebing thought for a while and felt it’s not right. “Never mind. Let me do it instead. This proposal will offend others, and I should do it. I will get the Office Department to prepare the documents and will bring it up later.”

It’s easy for Dong Xuebing and Qu Yiqiang to suggest this, but implementing it won’t be easy. The situations in the various neighborhoods are complicated, and they deal with the civilians directly. It’s like they are not part of the government system, and Dong Xuebing is not confident of ordering them. This complaint counter will offend others, and regardless if it is implemented or not, people will be talking about it. This is an arduous and fruitless task. That’s why Dong Xuebing decided to suggest it himself. Anyway, he doesn’t mind offending a few more people.

Qu Yiqiang laughed. “Director, are you belittling me? This should be our Disciplinary Work Committee’s job, and I can handle this small pressure.”

Dong Xuebing waved his hand. “You don’t need to get involved. I will do it.”

Qu Yiqiang did not continue, and he is deeply impressed with Dong Xuebing’s courage. No new Directors will dare to make such decisions like him. Guang Ming Subdistrict Office finally has a Leader who is not afraid of offending others. Both got along well, and before they parted, Qu Yiqiang hinted that he would support his work Party Committee meeting to implement this proposal. Dong Xuebing knows he had pulled Qu Yiqiang over to his side. Zhou Yanru… Qu Yiqiang… His faction is growing, and it’s good.

Back in his office, Dong Xuebing opens his windows to air the room.

Before he lit his cigarette, he notices a woman walking into the Subdistrict Office compound. She is Wang Yuling, but he couldn’t see her expression because of the distance.

“Director Wang.”

“Good morning, Director Wang.”

A few Staff Members greeted her.

Wang Yuling nodded coldly to return the greetings.

Dong Xuebing thought, why is she not late today? He is prepared to fight a prolonged battle with Wang Yuling and her uncle and thought about what the District Party Committee would do to him in the future. Making things difficult for him, create obstacles, or deal with him directly? He doesn’t know and just has to take it as he goes.

10 am.

Dong Xuebing enters the small meeting room, and all the seats are filled.

Besides Qu Yiqiang, Zhou Yanru, Guo Mingfeng, and Yu Rongfeng, Dong Xuebing has not met the rest. He looks at the names on the tables. Huai An Yi Li Neighborhood Committee Secretary, Guang Ming Neighborhood Committee Secretary, Director, Liu Xiang Neighborhood Committee Secretary, Liu Xiang Neighborhood Committee Director, etc. All the No. 1 and No. 2 of the Neighborhood Committees are at the meeting. Many of them hold the positions of both Secretary and Director in the Neighborhood Committees, and there are ten of them.

Dong Xuebing did not waste time and introduced himself. After his introduction, the participants made a brief introduction of themselves and their neighborhoods.

Twenty minutes later.

Dong Xuebing memorizes the faces and names and brought up the complaint counter-proposal. “The Subdistrict Office’s Administrative Service Lobby complain counter had started today, and we are thinking of implementing it throughout our neighborhood service lobbies. I would like to hear everyone’s views.”

Two Secretary and Director frowned, and three others remained motionless. Two others seem to have something to say.

Dong Xuebing looks at them. “Who wants to start?”

No one says a word.

Dong Xuebing blinked. “Do you all have any views about this? Just speak your mind.”

Everyone remains quiet.

Dong Xuebing is surprised as he thought he would face some objections. Of course, he knows that silence doesn’t mean they are supporting this idea. “Since no one is objecting to this proposal, it will be implemented. Old Qu, the Disciplinary Work Committee will oversee the implementation, and it will start tomorrow.”

Qu Yiqiang nodded. He knows there are many “troublemakers” among the neighborhood committees, and he is prepared to teach them a lesson for Dong Xuebing. He is surprised to see everyone keeping quiet.

Although Dong Xuebing is surprised by their reactions, he is still satisfied. The new regulation that targets the service staff will change the service standards of the Subdistrict Office and Neighborhood Committee Offices. It will also establish his authority. This is his first major change, without going through the Subdistrict Work Party Committee after taking over as Director. This might seem to be a dictatorial rule, but it will establish his authority fast.

The meeting ended.

The few Neighborhood Committees’ Directors and Secretaries walk out of the Subdistrict Compound. Some look unfazed, but most of them are upset.

“Old Chen, what do you think of the new Director’s proposal?”

“I think it lacks consideration. I understand it is to raise the service standards of our Neighborhood Committees, but this is too rash and rigid.”

“That’s right. Conflicts with civilians cannot be avoided while working in the neighborhoods. How are we going to work if we are going to be penalized for every complaint?”

“Sigh… this new Director is too domineering.”

“Our lives are going to be difficult.”

All of them are complaining.

A Neighborhood Committee Director laughed. “Old Chen, why didn’t you raise objections earlier?”

No one had said anything in the meeting room earlier. Oppose this proposal?! The District Mayor’s brother was embarrassed by that new Director on his first day. He scolded the District Party Secretary’s Niece until she cried on his second day. Who dares, and how are they going to oppose? That’s asking for trouble. Director Dong even dares to scold the Leader’s relative, let alone them.

Just wait and see.

Many people are waiting for Wang Yuling and the District Party Committee Secretary Wang Anshi’s reaction. They should stay low for now.

Chapter 529 – Wang Yuling’s sudden change of attitude!

Late morning.

Side building, Party Secretary Office.

When everyone in the Subdistrict Office and the Neighborhood Committees is waiting to see Dong Xuebing fail, he is also waiting for Wang Yuling’s retaliation. But morning is almost over, and it’s still peaceful. He is getting frustrated.

Knock… knock…

Dong Xuebing looks up. “Come in, please.”

Wang Yuling, dressed in trendy clothes, enters Dong Xuebing’s office.

Dong Xuebing looked at her and told her to wait. He continued reading the Neighborhood Committees’ work reports and made her stand there.

Five minutes….

Ten minutes….

15 minutes….

Suddenly, Dong Xuebing heard Wang Yuling sobbing.

Dong Xuebing was surprised and looked at Wang Yuling, who had started crying again. He had not scolded her today, and why is she crying? He cleared his throat. “What is it, Director Wang?”

Wang Yuling wiped her tears and placed a piece of paper on the desk. “Self-reflection letter…”

Huh? Self-reflection letter?

You wrote that?!

Dong Xuebing was stunned and picked it up.

Self-reflection letter: Sorry. I am wrong, and I hope the Organization and Subdistrict Work Party Committee can forgive me.

This is a short letter, but Dong Xuebing is surprised. What is she trying to do? Is she trying to appease me and then find an opportunity to get back at me? But this is not something she will do with her character. He quickly realizes she had not complained to her Uncle and is truly repent. He looks at her in her eyes. “Do you know your mistake?”

Wang Yuling sniffled, wiped her tears, and nodded.

Dong Xuebing’s impression of Wang Yuling had changed. She must have gotten a fright yesterday.

Does she know her mistake?

She is still a good comrade as she is willing to change after she learned her lesson.

Dong Xuebing changed his tone. “I shouldn’t have shouted at you yesterday. Do you feel wronged?”

Wang Yuling shook her head, and her tears are still flowing.

“Sit.”

Wang Yuling did not move.

“Are you waiting for my invitation? Haha… Sit.”

Wang Yuling bit her lips and sat opposite Dong Xuebing.

Dong Xuebing passed two napkins to her. “Wipe your tears. Huh? You are one of our Subdistrict Office’s Leaders and should be setting an example for others. Stop crying. Who doesn’t make mistakes? You just need to learn from your mistake and change.” He stood up and poured a cup of warm water for her.

Wang Yuling took two sips and composed herself. Her face turns red after she stops crying. Maybe she felt embarrassed.

Dong Xuebing continued. “I had scolded you yesterday is for your good. Our Subdistrict Office’s main duty is to serve the civilians, and you shouldn’t have that attitude. But it’s over and let’s not bring it up again.” Dong Xuebing paused for a second and smiles. “I still have not talked to you since I got appointed two days ago. Are you single or married? Do you have a boyfriend?”

Wang Yuling replied softly. “I have a boyfriend.”

“Oh, it’s such a pity. I have a younger brother who is still single, and I thought of introducing him to you. Where is your boyfriend working?”

Wang Yuling looks at Dong Xuebing cautiously. “He is still studying for his Masters.”

“Good.” Dong Xuebing nodded and continued to chat with Wang Yuling about trivial issues.

Wang Yuling slowly felt more comfortable.

About fifteen minutes later, Dong Xuebing changed the topic again. “I was too harsh on you yesterday, and my attitude was not right. Please don’t take it to heart.”

Wang Yuling waved her hand. “No. It was my fault for losing my temper at that old lady.”

Dong Xuebing looks at his watch and smiles. “It’s almost lunch. Let’s go to the cafeteria.”

“Ok.” Wang Yuling stood up. “I will go back to get my lunch card.”

“Don’t bother. You can use mine.”

After a short chat, Dong Xuebing can tell Wang Yuling is just immature and spoilt. But she was not scheming and did not complain to her Uncle. Instead, she chose to write the self-reflection letter. His impression of her changed, and he felt she has a good character. She only lacks experience.

It’s hard for Dong Xuebing to treat a childish girl like the rest of the Leaders. She is more like a younger sister, who loves talking about fashion and the latest trends. They continued chatting while walking to the cafeteria.

Everyone’s jaw dropped when they saw Dong Xuebing and Wang Yuling chatting and walking towards the cafeteria. Wang Yuling did not take revenge on Dong Xuebing and even used his meal card to buy their food. It seems yesterday’s incident had not happened!

“Xiao Wang, let’s sit here.”

“Ok.”

Wang Yuling and Dong Xuebing sat at an empty table and started eating. They continued chatting about the cafeteria’s food.

Zhou Yanru is relieved when she saw them. She smiles and walks over with her food. “Director, can I join you all?”

Dong Xuebing smiles. “Sure.”

Wang Yuling smiles. “Sister Zhou.”

“Hi.” Zhou Yanru smiles. “What are you all chatting about? Let me join.”

Wang Yuling replied. “We are discussing the vegetables. It’s slightly overcooked.”

“Really?” Zhou Yanru took a bite. “It’s true. I will tell them off later.”

Dong Xuebing waved his hand. “It’s fine. They have a tough job, and we shouldn’t discourage them.”

The ones who wanted to see Dong Xuebing get into trouble are speechless. What the hell is going on? Didn’t they have a fallout yesterday? Everyone who comes to the cafeteria is shocked to see this!

Chapter 530 – The Pretty District Mayor!

The next day.

Saturday.

It’s a gloomy day with overcast skies. The wind had picked up, and looks like it is going to rain.

Morning. Dong Xuebing looked at the time and decided to have a good rest today. The Subdistrict Office is not open on weekends, but some staff will be on duty. They will inform the Leaders if there are emergencies.

Dong Xuebing will go to work yesterday, even if it is a weekend. But everything is fine after he started work two days. Although there are still some issues like Geng Xinke and his men are trying to bring him down, the Neighborhood Committees are keeping a distance from him, etc. He had established his authority at the Subdistrict Office and has a few followers now. These issues can wait as he had just got appointed less than three days ago.

After washing up, Dong Xuebing checked his fridge to look for food, but it is empty. He took out his phone and called his mother lazily.

Ring… ring… ring….

“Mum, I am not working today. Are you coming over? If you are, help me buy breakfast. I am starving.”

Luan Xiaoping replied helplessly. “I have supplementary classes today, and the first class is starting soon.”

“Alright. Forget it then.” Dong Xuebing replied unhappily. “I will go downstairs to buy something to eat. It’s going to rain, and I wonder if the breakfast stores are open yet.”

“They should be open.”

“I will go now.”

“Oh, I heard Meixia and Yunxuan are moving to the city, and Meixia is going to buy an apartment.”

Dong Xuebing replied with a guilty conscience. “Sister Yu wanted to work at the Neighborhood Committee and had applied for it. Her entry exam is next month, and I think Aunt Xuan will work at the TV station here. But it should be after the birth of her baby in October.”

Luan Xiaoping paused for a second. “You must take care of them if they come.”

“I know.”

“Alright. Go and buy your breakfast before it rains.”

After hanging up, Dong Xuebing grabbed his wallet and keys and is about to leave home. He hesitated for a second and placed a blue foldable umbrella into his bag. The moment he opens his door, he could smell a faint gas smell. He frowned and noticed the opposite apartment’s door is open. The windows are also opened, and there’s a soft hissing sound.

Is there a gas leak?

Who is staying in this unit?

Dong Xuebing knows everyone living in this building is staff and family members of the Subdistrict Office. Still, he had not asked Zhou Yanru, who is staying in the apartment opposite his. He has not seen this unit with its door opened since he moved here three days ago. If the apartments are assigned based on position, Geng Xinke should be living here. But Dong Xuebing saw Geng Xinke entering a unit on the fifth floor yesterday. Other Subdistrict Office’s Leaders are all staying on the fifth or lower floors.

Dong Xuebing thought for a while and decided to help his neighbor. He cannot pretend not to see it, and it might be a gas leak.

Knock… knock… knock…

“Is there anybody in?”

“…. Come in.”

A lady replied. Her voice is deep but sounds pleasant to Dong Xuebing.

Dong Xuebing entered the apartment with his nose covered. The gas smell is much stronger, but the windows and doors are opened. So, it should not be life-threatening.

The lady, in her early thirties, is in the kitchen meddling with a rubber hose at the stove. She is dressed in a white blouse and grey pants and is curvy. Dong Xuebing got surprised when he saw her face.

Pretty!

This woman is beautiful and captivating!

Dong Xuebing took a deep breath and wonder whose family member is she? Her beauty is comparable to Xie Huilan, Qu Yunxuan, and Yu Meixia!

The woman turns and looks at Dong Xuebing from top to toe.

Dong Xuebing asked. “Is there a gas leak? The smell is too strong.”

The pretty woman nodded.

“Have you switch off the main?”

The woman nodded with a straight face before making a call on her phone. She seems to be calling the property manager, but no one is answering.

Dong Xuebing continued. “You had breathed in the gas earlier and should go take a break at the windows. I will check your stove for you.”

The woman replied emotionlessly. “No need. Do you have the Property Office’s number?”

“I don’t know.” Dong Xuebing felt the woman has an authoritative tone, and he walks over to the kitchen stove. He looked at the stove and went over to the sink to grab a piece of soap. He covered his hand with soap and wiped it on the rubber hose before switching on the main. Bubbles quickly form on the hose, and he switched off the main again. “It’s a gas leak.”

Dong Xuebing saw a new green gas hose and removed the old one from the stove. “Sis, can you pass me a pair of scissors?”

The woman looked at Dong Xuebing and went to the living room to get a pair of red scissors.

Dong Xuebing took the scissors and cut the new hose to the correct length. He connects the hose to the main and stove before testing for leaks with soap water again. He had changed his gas hose in Beijing. His family was poor, and he had to do everything himself. That’s why changing the gas hose is nothing to him.

“Alright. This should do it.” Dong Xuebing said.

The woman looks at the stove. “… Thank you.”

“Don’t mention it.”

The pretty woman remained emotionlessly. “Wash your hands first. What tea would you like?”

“Don’t bother. I am leaving.”

Dong Xuebing washed his hands and felt this is very dangerous. It will be his responsibility if anyone dies from gas leaks at the family quarters. He wiped his hands dry and called Zhou Yanru. “Hello, Director Zhou? Are you at home or work?”

“Director?” Zhou Yanru sounds confused. “I am at home.”

“Sorry for disturbing your rest.”

“It’s fine. I just woke up.”

“A gas leak just happened in a unit on the sixth floor. The rubber hose had cracked due to old age, and it’s dangerous.”

Zhou Yanru got shocked. “Gas leak?”

“Monday… no. You should contact the gas company to check the gas hose on all the apartments on the sixth floor today. This is an important safety issue. There’s a gas explosion in Beijing recently, and we should check all units here.”

“Alright. I will call them now.”

“Ok.”

“Oh…” Zhou Yanru asked suddenly. “Are you… referring to unit 601 on the sixth floor?”

“Yes. What’s wrong?” Dong Xuebing asked and looked out of the kitchen. The woman is preparing tea in the living room.

Slap! Zhou Yanru slapped her forehead. “I had forgotten to tell you that our Subdistrict Office’s former Work Party Committee Secretary is staying in the unit opposite yours, 601. This unit’s occupant has not changed….” This is common in government agencies. When a Leader got promoted within the same district, his former Government Agency will not ask him to move and return the keys unless he chooses to move.

Dong Xuebing blinked. “Who is it?”

“Err… it’s District Mayor Yuehua.”

District Mayor Yuehua?! Geng Yuehua?! Nan Shan District’s No. 2?!

Dong Xuebing paused for a second. “I know.” He hangs up.

This beautiful woman is Geng Yuehua?! Geng Xinke’s older sister?! She was formerly from Guang Ming Subdistrict Office?!

Dong Xuebing was surprised. He thought this beautiful woman is the relative of a staff. No wonder she has an overbearing attitude. Why is Geng Yuehua still holding on to this apartment’s keys? But it’s not weird when he thinks about it. She should have an apartment assigned to her at the District Committee Family Quarters. Still, her parents and younger brother are staying in the unit one floor below Dong Xuebing. She should have stayed here after she visited her parents yesterday.

Dong Xuebing has complicated feelings, as he did not expect Geng Yuehua to be so pretty. She looks different from her picture on the Government website!

Dong Xuebing had visited the District Government’s website to look at all the Leaders’ pictures before he comes. He had seen Geng Yuehua’s picture, but she looks nothing like the picture. Her picture looks too ordinary.

Most people’s identity card photographs do not look like them, especially pretty girls.

This woman is Geng Yuehua?!

Nan Shan District’s beautiful District Mayor?!

Geng Yuehua’s particulars immediately appear in Dong Xuebing’s mind. Geng Yuehua, Female, in his early thirties, single, overbearing, strict, and uncompromising.

Chapter 531 – Dark Red!

Morning.

Family Quarters, unit 601.

Thunders and the rain started.

Dong Xuebing walks out of the kitchen and doesn’t dare to let his eyes wander around again. His arrival had disrupted Mayor Geng’s plans to let her younger brother become the Subdistrict Office Director. He had also caused her younger brother to be hospitalized for over-drinking, and he knows she should not have a good impression of him. But he must still show his respect.

Geng Yuehua sat on the sofa and gestured to Dong Xuebing to sit.

Dong Xuebing smiles. “Are you District Mayor Geng? Sorry for recognizing you so late.”

“I remember you are… call Dong Xuebing. Thank you for your help.”

“This is nothing. Are you feeling unwell? Do you need to go for a checkup at the hospital?”

“I am fine.” Geng Yuehua glanced at Dong Xuebing from top to toe. “Don’t be so restrained. Sit down and talk.”

“Alright.” Dong Xuebing sat opposite her. He thought for a while and explained. “I had wanted to report to you, but you are not around both times when I went to the District Government. I have finally met you today.” His eyes automatically look at Geng Yuehua’s long and slim legs when she is drinking her tea.

Geng Yuehua moves forward slightly to put her teacup on the table. “You are here for three days now. Are you use to it?”

“I’m used to the environment here. This place is wonderful, and it must be due to your good leadership.”

Brown-nosing is free, and Dong Xuebing doesn’t mind saying all these things.

Geng Yuehua doesn’t like to hear such things and did not reply to anything.

Dong Xuebing can feel the pressure or an overpowering aura from Geng Yuehua after he tried to kiss her ass. He heard rumors that she hates flattery. He felt uncomfortable, and her behavior is the opposite of Xie Huilan’s. She had not smile since he enters her apartment and treats others coldly.

This is not Dong Xuebing’s first time meeting a Leader as rigid as Geng Yuehua. He stopped smiling and don’t dare to make jokes.

Geng Yuehua suddenly said. “I heard Guang Ming Subdistrict Office had pegged the staff’s bonuses to residents’ complaints, and the Neighborhood Committees have started accepting residents’ complaints.”

Dong Xuebing raised her brows. “Yes.”

Geng Yuehua looks at Dong Xuebing. “You all are setting a precedent.”

“Someone has got to do it, and I feel accepting residents’ complaints can improve our Subdistrict Office’s efficiency and services. This will be a great motivating factor to the staff, and I was about to report this to the District.”

Geng Yuehua picks up the newspaper and replies. “Others had already reported this to me regarding this issue. Many comrades strongly object to accept the resident complaints and raised this to me. What is your view on this?”

Dong Xuebing frowned. “This proposal had been discussed at different levels, including the Neighborhood Committees. There will surely be opposing views, but most people agreed with it. Did someone complain about this to the District Government? I have failed in my duties, but I have not met any opposition yet. I will set up a meeting with the staff on Monday to speak to them again.”

Geng Yuehua flips her newspaper and continues reading it.

Dong Xuebing saw she did not reply, and he kept quiet.

After a while, Geng Yuehua places the newspaper on the table and knocks on an article. “Subdistrict Offices’ and Neighborhood Committees’ service standards have been an issue. Look, something happened to a Subdistrict Office under Xi Ping District.” She paused for a second. “Your Subdistrict Office’s residents’ complaint counter will be a pilot project to see its effectiveness. Report to me if there are any issues. That’s all.” Dong Xuebing is surprised as she had given her approval.

That’s all, is another way to ask Dong Xuebing to leave.

Dong Xuebing stood up. “Alright. I will be leaving now.”

Geng Yuehua nodded her head slightly.

Dong Xuebing had heard about District Mayor Geng’s serious attitude and did not think she was cold.

As Dong Xuebing is leaving, there is a gust of strong wind. The unit’s windows are all opened because of the gas leak earlier, and rain started pouring through it. The hot water flask on the table almost toppled.

Geng Yuehua frowned and got up to close the living room’s windows.

Dong Xuebing quickly says. “I will close the balcony’s windows.”

Geng Yuehua nodded and closed the living room’s windows. Her white blouse got wet from the rain and turned slightly translucent. After that, she went to the guest room.

Dong Xuebing walks quickly to the main bedroom’s balcony to close the windows. The wind is strong, but it is blowing outwards and not inwards. Geng Yuehua had hung some of her clothes on the metal grills in the balcony, and he doesn’t have time to admire the stockings, pants, etc. He grabbed the windows’ handles and pulled it back slowly.

Suddenly, there was a loud bam behind Dong Xuebing. It seems District Mayor Geng had closed the guestroom’s windows.

The sudden change in air circulation stopped the wind from blowing outwards. A piece of clothing, which was hung on the clothes rack above Dong Xuebing, was blown away by the sudden change in wind direction and caught between the window panels as he closed it. Half of it is inside, and the other half is outside of the window.

Dong Xuebing quickly grab it without thinking, but he blushed when he saw the piece of clothing.

Dong Xuebing is holding a pair of woman’s underwear in his hand.

It was a pair of sexy dark red underwear. Needless to ask, this must be Geng Yuehua’s underwear.

Damn!

What is this?! Why must this piece be blown off the clothing rack out of so much clothing?! This will get me into trouble!

Dong Xuebing can feel the dampness on the soft material of the underwear, and it should be washed this morning. He closes off the remaining gap in the window and saw Geng Yuehua entering the room as he turns. She stares at Dong Xuebing, who is holding her underwear in his hand.

Dong Xuebing’s face turns red, and he quickly passes the underwear to Geng Yuehua. “It was almost blown out of the windows earlier.” He must explain himself, although she might have seen what happened.

Geng Yuehua took her underwear from him. “Thank you.”

“Err… don’t mention it.”

It was awkward for Dong Xuebing.

But Geng Yuehua did not blush and hung her underwear back on the clothing rack as if it is an ordinary piece of clothing. She did not show any awkwardness, and it made Dong Xuebing looks like he was making a fuss out of nothing.

Dong Xuebing knows that Leaders at Geng Yuehua’s level will not show their true emotions on their faces. Even if they showed some emotions to you, you would not guess what they are thinking inside. His first impression of her is a serious and traditional woman who doesn’t even put on makeup. But why are her undergarments so…? Dark red bra and underwear?! This is too hot. Even Aunt Xuan doesn’t wear such sexy garments.

Ding dong… ding dong….

Someone rang the doorbell.

After hanging her underwear, Geng Yuehua went out to open the door, and Dong Xuebing quickly followed behind her. He subconsciously looks at her butt as they walk to the door. Maybe her pants got wet when she closed the windows, and it’s sticking to her skin. He caught a glimpse of a pair of bright red underwear through the translucent clothes.

A pair of dark red….

A pair of bright red….

Dong Xuebing felt his face turning red.

The door opens, and Geng Xinke entered.

“Sis, why didn’t you sleep a while more since you are not working today?”

“Eight hours of sleep is enough.”

“Oh, Mum and Dad asked me to tell you that breakfast is ready.”

“Ok. I know.”

Even when talking to her family members, Geng Yuehua did not smile. She still has her poker face on, but her tone is much softer.

“Eh?” Geng Xinke noticed Dong Xuebing behind his sister. “Director Dong? You are also here?!”

“I am here to report to District Mayor Geng.” Dong Xuebing smiled and greeted Geng Xinke. “Mayor Geng, I shall not bother you anymore and will be leaving now.”

Geng Yuehua nodded and told Geng Xinke. “There was a gas leak, and it was Xiao Dong who helped me fix it. Help me walk him out.”

Geng Xinke got shocked. “Gas leak!? Are you alright?”

Geng Yuehua waved her hand.

Geng Xinke is relieved. “Thank you, Director Dong. I will walk you out.” He walks to the door with Dong Xuebing. The door is only three to four meters away, and walking him out is just out of courtesy.

Chapter 532 – REVERSE’s alarming discovery!

Morning, 8 am.

The rain got heavier, and the wind got stronger.

After leaving Geng Yuehua’s apartment, Dong Xuebing returned to his unit and closed the door. He placed his umbrella and bag on the table and decided not to go out for breakfast. The weather was fine earlier, but the rain started. He doesn’t want to get all wet, and he stood by the windows to admire the rain.

As Dong Xuebing was smoking, he could smell the scent of washing detergent.

He looked at his hand and wondered why there was a strong detergent fragrance, as he did not wash his clothes today. Huh? It must be that pair of dark red underwear he held in Geng Yuehua’s apartment. It was damp, and the detergent fragrance must have stained his hand.

This is too alluring.

Dong Xuebing used his other hand to hold his cigarette and started to let his imaginations run wild. What is the District Mayor’s underwear material? It was soft and silky, but it can absorb water. Cotton? It doesn’t feel like cotton too.

Sigh… why am I keep thinking about that pair of underwear?

Suddenly, Dong Xuebing saw a familiar figure walking out of the quarters with a black umbrella. She is wearing a pair of grey pants and a white blouse. The pretty District Mayor Geng Yuehua is going out during a storm, and Dong Xuebing saw her making calls while walking towards her car.

“I will go to the accident scene now! Send a few more ambulances!”

“Ask Chief Sun to send his men! Seal off the road to prevent more accidents!”

“What? He is uncontactable!? What the hell is he doing?! I will hold him responsible if I don’t see him at the scene in ten minutes!”

“Contact him immediately! Safety is our priority! Ask them to do their best to save lives!”

Everyone in the quarters can hear Geng Yuehua’s shouting, and people looked out of their windows. But they were not surprised to see it was District Mayor Geng Yuehua. They are used to her working style because she was Guang Ming Subdistrict Office’s former Party Secretary. She was given the nickname “The Black-faced District Mayor” by the staff.

Dong Xuebing knew it must be a chain accident from Geng Yuehua’s shouting into her phone. Government Leaders are the busiest when there’s a sudden change in the weather.

But this pretty District Mayor is loud and fierce.

Dong Xuebing doesn’t like overbearing Leaders as they are mostly unreasonable. He still prefers Leaders like Xie Huilan, who is always smiling. At least, Xie Huilan will not bang tables or stare at her subordinates all the time. He got a headache when he thinks he will have to face Geng Yuehua in the future. He snubbed his cigarette and called Office Director Zhou Yanru.

“Hello, Director.”

“Is there an accident in the District?”

“Yes, I heard about it too. It seems to be a chain collision between seven to eight cars.”

“I think the rain will not stop anytime soon. Inform the staff to take note of the traffic junctions in our Subdistrict and take precautions to prevent accidents.”

“Ok. I will call them now.”

Dong Xuebing puts down his phone and stops thinking about Geng Yuehua’s underwear. The rain is too heavy for him to go out, and he wonders what he should do over the weekends. That’s right. I still don’t know how to use REVERSE and didn’t have time to experiment with it. I must figure out its purpose and cannot waste this power.

MENU! Dong Xuebing checked his remaining time. 7 minutes and 10 seconds. He had used it a while ago, and he accumulated this time during this period.

Let’s try it again!

REVERSE!

Dong Xuebing said the command, and the countdown started.

7 minutes and 9 seconds!

7 minutes and 8 seconds!

7 minutes and 7 seconds!

Dong Xuebing looked around him and noticed it was the same as his experiments in the past. Nothing changed.

REVERSE!

The countdown stopped!

Dong Xuebing rubbed his chin and thought about it before saying REVERSE again.

One minute….

Five minutes….

Ten minutes….

Dong Xuebing used REVERSE several times, but other than using up his accumulated time, nothing happened!

What’s wrong with this Command? How do I use it?!

REVERSE in Mandarin has a similar meaning to BACK. But the effect of BACK is obvious, but REVERSE is not.

How do I REVERSE? I don’t understand!

Dong Xuebing decided to stop his experiments when he is left with two minutes. It is meaningless to go on, and it’s just a waste of his time.

Dong Xuebing thought for a while and decided to experiment with it another time.

Dong Xuebing leaned against the windows and continued to smoke. He thought about the command. Reverse… reverse… reverse…

A few seconds later, Zhou Yanru called. “Director, we have sent staff to check on the traffic junctions. Everything is fine, and there are not many cars.”

Dong Xuebing nodded. “Good.”

“Do you have any other instructions?”

Growling… Dong Xuebing’s stomach growled loudly. He is hungry, and he asked. “There are no more official matters for now. Sister Zhou, do you have eggs at home? Can you lend me two eggs?”

Zhou Yanru paused for a second. “Yes. You…”

Dong Xuebing did not keep anything from her. “I was about to go out for breakfast, but it rained suddenly.  My fridge is empty, and I am starving. Haha…”

“Ok. I will go over to your unit now.”

“Thank you.”

“Don’t mention it. This is nothing.”

Zhou Yanru appeared outside of Dong Xuebing’s apartment with bags of groceries. He saw her carrying the vegetables, meat, and other food and smiled wearily. “This is too much food for me. I only need two eggs.”

Zhou Yanru, in her home clothes, entered Dong Xuebing’s apartment. “I am afraid the rain will not stop soon and brought more groceries over for you. Don’t worry about this. My husband had gone to the market yesterday and bought too many groceries. We still have a lot of food at home. Haha…” She rolled up her sleeves. “I will prepare breakfast for you.”

There was a flash of lightning, and thunder roared.

Dong Xuebing looks out of the window and turns to Zhou Yanru. “How can I trouble you with this? I can do it myself.”

“No.” Zhou Yanru laughed. “I might not seem like, but I am a dutiful wife and loving mother. I do all the household chores at home, and I will let you taste my cooking today. I still have not eaten my breakfast too. Haha…” Dong Xuebing’s mood got better after hearing her babbling.

“You still have not taken your breakfast?” Dong Xuebing is afraid Zhou Yanru’s husband might get the wrong idea. “Ask your husband to come over for breakfast too.”

Zhou Yanru laughed and walked towards the kitchen. “He is still sleeping at home and always skips breakfasts on weekends.”

Three sunny-side-up eggs and two bowls of watery porridge are placed on the table about five minutes later.

Zhou Yanru is skilled in cooking, but everyone has different tastes. Her family should prefer stronger flavors, and the food is slightly saltier.

Dong Xuebing continued to think about REVERSE while eating.

Where did I go wrong? How come I can’t see the effect?

Something must have happened which I did not notice or discover.

After finishing the eggs, Dong Xuebing looks at Zhou Yanru, who is drinking the porridge. “Do you know the meaning of REVERSE?”

Zhou Yanru replied embarrassedly. “English? I don’t know English, but I can speak simple Russian.”

Dong Xuebing also laughed and waved his hand to show it doesn’t matter.

REVERSE was activated when Dong Xuebing said it.

1 minute 58 seconds….

1 minute 57 seconds….

Dong Xuebing wants to deactivate it as he doesn’t want to waste his remaining time. But before he can say the word to deactivate it, there was a loud thunderclap!

Rumble!

It was so loud that their ears hurt!

Zhou Yanru jumped, and even Dong Xuebing’s hands shook. Crash… Dong Xuebing accidentally knocks a glass of water off the dining table.

The glass shattered!

Zhou Yanru stood up and asked anxiously. “Did it cut you?”

“I’m fine. Haha…” Dong Xuebing laughed and looks at the glass shards. He bent over to pick it and forgot to deactivate REVERSE.

1 minute 50 seconds….

1 minute 49 seconds….

1 minute 48 seconds….

The countdown is continuing.

When Dong Xuebing picks up a piece of glass shard lightly, he saw something unbelievable. A few small shards flew up from the floor gathered in his palm. Crack… crack… the pieces of glass shards quickly joined back to become glass without cracks!

Damn!

Dong Xuebing is stunned. What the hell is going on?!

Is this… what REVERSE does?!

Chapter 533 – REVERSE’s effects!

Living room.

After another loud thunderclap, the apartment becomes quiet again.

“Director? Director?”

“Huh? Ah? What’s wrong?”

“Don’t pick up the glass with your hand. You might cut yourself. I will get the broom.”

“…. Ah, no need. The glass is fine.”

Zhou Yanru was about to go to the kitchen to get a broom to sweep the glass shards, and she turns to look at Dong Xuebing. To her surprise, she saw Dong Xuebing picks up the glass from the floor. It was the same glass he knocks off the dining table, and it’s perfectly fine. There is not even a crack. “The glass did not shatter? But I heard it break earlier. Is this not made of glass?”

Dong Xuebing doesn’t know how to ask her. “I bought it at a shopping mall, and it’s durable.”

“Yes. It is very solid.” Zhou Yanru is still puzzled. “This glass is fine after dropping from the table. It must be made from high-quality glass. But I remember I heard the sound of glass shattering early.”

“It might be due to the material.”

“Ok.” Zhou Yanru did not continue to think about it.

Although Dong Xuebing replied calmly, his heart is beating fast. One second… two seconds… three seconds…. REVERSE’s time is still ticking, and he quickly deactivates it. He still has 1 minute and 8 seconds remaining, and the scene earlier is too amazing. The shattered glass had joined back to become perfect again. This feeling is like time had reversed for the glass, and it returned to its previous state before it dropped to the floor.

Is this what REVERSE does?

It must be!

Dong Xuebing took a deep breath as he had found out what REVERSE does! His experiments with REVERSE previously did change something, but he did not realize it! REVERSE is not like BACK which will change time and will not affect everything. It was targeting a single target and changed its status!

This is a big discovery!

This is how you use REVERSE!

Zhou Yanru rolled up her sleeves and started clearing the dining table. “I will help you wash the dishes.”

“No. I had to bother you enough.”

“It’s fine. I had used the dishes too, and I can’t let you wash my bowl for me. Haha…”

“Sister Zhou, I will not dare to invite you over the next time if you are treating me like this.”

Zhou Yanruu laughed. “No… I am not treating you as an outsider. You looked like my older brother when he was young, and it made me feel closer to you. So, please don’t fight with me over the dishes. Pass me the bowls and chopsticks. Kitchens are women’s territory.” Dong Xuebing likes the way she talks. She can make everything sound pleasant to his ears. He knows he did not resemble her older brother twenty years ago, and she might not even remember how he looks then.

Sister Zhou might be very talkative, but she is thoughtful, and Dong Xuebing likes subordinates like her.

After washing the dishes, Zhou Yanru noticed Dong Xuebing has something on his mind. “Director, I had soaked my clothes. I will be going back to wash them now. The groceries are in the fridge, and they can last at least two days. Let me know when you finish them. I will buy for you.”

Dong Xuebing laughed. “How can I trouble you every time? Thank you.”

Zhou Yanru smiles. “I had treated you as my older brother. You… can order me around like your younger sister. Don’t stand on ceremony with me.”

Treat you like my younger sister?!

Sis, you are more than ten years older than me!

Dong Xuebing smiled and shook his head after Zhou Yanru left. She is very good at building relationships with others. This is a trait he must learn, as he must stop making enemies everywhere. Never mind. This is not important now, and testing REVERSE is the priority now.

Dong Xuebing took a deep breath and took a porcelain cup from the coffee table. He smashed it against the floor, and it shattered into pieces. After that, he mumbled REVERSE softly!

1 second….

2 seconds….

REVERSE has been activated!

But Dong Xuebing is not focused, and nothing changed. He frowned and kneeled next to the pieces. He concentrated on the porcelain pieces and covered them with his palm. The pieces started to move…. Crack… crack…. Within a second, all the shattered pieces joined back, and the cup returned to normal. REVERSE had taken effect again!

REVERSE deactivated!

Dong Xuebing still has 50 seconds remaining!

Dong Xuebing placed the cup on the coffee table and rubbed the center of his brows. Although he knows the effect of REVERSE now, how is this power going to help him? Reversing time on a single object doesn’t seem to be very useful. His BACK can reverse time for everything in the world, and every object’s status will return to a few seconds or minutes ago. REVERSE doesn’t seem to be useful. BACK allows him to go back in time, and STOP can stop time. But REVERSE can only allow a single object to go back in time. This is wasting his precious accumulated time.

Dong Xuebing activated MENU and looks at his remaining time. He felt his heartache when he saw he only has 50 seconds left.

Dong Xuebing felt scammed.

He lit a cigarette and started smoking in the living room.

It’s not supposed to be like this. Using one minute of BACK will cause the world to return one minute, but REVERSE only works on an object. Where did the rest of the energy go to? The energy required to turn back time for the world and a single object should be different. Did the rest of the energy disappear?

Dong Xuebing is disappointed.

I can only accumulate 1 minute every day, and using REVERSE can only repair a broken cup?

How much does a cup worth?!

BACK can also achieve the same results.

One hour passed.

Two hours passed.

Suddenly, Dong Xuebing recalled the breakfast incident earlier. When the glass was knocked over accidentally, he paused for around five to six seconds before picking it up. But it took only one second for him to repair it with REVERSE!

This discovery brightens Dong Xuebing up. One second of REVERSE can turn back more time on an object.

This explains where did the rest of the energy goes!

The energy which can affect the whole world is used on a single object, and it should be several times more powerful. Of course, Dong Xuebing’s power cannot be explained logically. How far can all the cars in this world move with 10,000 liters of petrol? Not even 1 meter, but what if 10,000 liters of petrol is used on a single car? The car will not finish using all the petrol before it becomes scrap metal!

Dong Xuebing felt this is a clue and started to experiment with it immediately.

Dong Xuebing looks around his apartment and saw a red pomegranate in his kitchen. He had bought it two days ago, and dark spots had appeared on the skin. He had forgotten to eat it after buying it.

Alright!

Dong Xuebing rubbed his palms together and walked to the living with the pomegranate. He took a deep breath and cracked his knuckles before focusing on the pomegranate in his hands.

Start!

REVERSE!

49 seconds….

48 seconds….

The dark spots on the skin appeared yesterday, and Dong Xuebing is trying to repair them. If this works, it would mean REVERSE can return more time on an object.

But something unexpected happened.

The dark spots on the pomegranate started fading. It faded, and the skin turned red like a ripe pomegranate. Its reddish skin continued to fade to greenish and becomes smaller.

30 seconds….

20 seconds….

10 seconds….

When all the accumulated time is used up, REVERSE deactivates. The pomegranate in Dong Xuebing’s hands had become smaller by half. The skin is green, and it had returned to the time when it was unripe. He peeled it open, and the seeds are not fully formed! He picked up a seed and tasted it. It was too sour, but he is overjoyed!

The pomegranate had returned a few months ago!

Dong Xuebing had only used 50 seconds of REVERSE!

All the energy used in BACK is channeled into a single object when using REVERSE! The returned time is much more than Dong Xuebing imagine!

Chapter 534 – Reorganizing Illegal buildings!

The next day.

Sunday.

The storm lasted a day and stopped the next morning.

The air is fresh and cooling.

Dong Xuebing got a call from the District when he woke up and knew he got to work today. He is not grumbling and left home after washing up. After midnight, he accumulated another minute of power. But he has no intention to try REVERSE again. Although he still can’t fully gasp REVERSE, he got a better understanding of it now. He had used up all his accumulated time yesterday and needs to save it for any unexpected circumstances.

Guang Ming Subdistrict Office.

Side building, Party Secretary Office.

Dong Xuebing is in a good mood after figuring out REVERSE. He sat at his desk and admired the scenery outside while smoking.

Knock… knock…

Dong Xuebing replied. “Come in, please.”

“Director, are you looking for me?”

Dong Xuebing snubbed his cigarette. “Have you notified the rest to come back to work today? How come there’s not many staff around?”

Zhou Yanru explained. “I had called everyone in the morning. Some of them are living further and have not reached.” She looks at her watch. “But I think they will be reaching soon.”

“Ok.” Dong Xuebing nodded.

Zhou Yanru said. “Director, the traffic accident at Nan Shan District’s Nan Wei Street is a chain collision involving five vehicles. Two people are dead, and six are injured. District Mayor Geng and other District Leaders rushed to the scene to direct the rescue party. I heard the weather is only one of the causes of the accident. The main cause of the accident is an illegal building by the road had collapsed and caused the chain collision. Mayor Geng is furious. Is the District going to…?”

Dong Xuebing nodded. “This is a serious issue, and the District wants all the subdistrict offices to start to clean up all illegally constructed buildings.”

Knock… knock…

Deputy Directors Yu Rongfeng and Guo Mingfeng entered the office.

After a while, Police Chief Peng Gang arrived.

These three are the three generals of the Geng Faction.

“I have an announcement to make.” Dong Xuebing said. “The District Leaders had ordered all Subdistrict Offices and the enforcement units under them to reorganize illegal buildings in our area.” He looks at Zhou Yanru. “Director Zhou, where are the illegal buildings located under our jurisdiction?”

Zhou Yanru replied. “The area which is more serious is located at Liu Xiang Neighborhood.”

“Liu Xiang?” Dong Xuebing remembers that area is a small neighborhood with a few Hu Tong.

Peng Gang frowned. “We had tried to organize that area two years ago, but the people there are not cooperative. They clashed with our enforcement unit, and it ended there. It will not be easy to organize the illegal buildings there.”

Zhou Yanru retorted. “It’s only a small group of uncooperative people. They are the store owners and tenants of those illegal buildings. The residents in that area had made several complaints about those illegal buildings. Our neighborhood feedback unit had received tens of complaints about those people stealing electricity, blocking pathways, and setting up electric cables illegally everywhere. Those illegal buildings in the Hu Tongs had affected the surrounding residents’ lives and safety.”

Peng Gang gave Zhou Yanru a stare. “I am not saying we are not going to do anything about it. We should do it slowly.”

Dong Xuebing looks at Peng Gang. “We must still do it. Director Yu and Director Guo will bring our staff to Liu Xiang Hu Tongs to inform them of the seriousness of illegal buildings and ask them to move out. Set a deadline for them to demolish the buildings. The urban management enforcement team should be arriving tomorrow. Chief Peng will work with them to maintain law and order.”

Yu Rongfeng and Guo Mingfeng acknowledged emotionlessly.

Dong Xuebing knows these three will only follow Geng Xinke’s orders, but this is an order from the District to all subdistricts. He is not afraid of them not doing their jobs, as no one will gain if anything goes wrong. After they left, Dong Xuebing called Work Party Deputy Secretary Geng Xinke to inform him of the Subdistrict Office’s plans to demolish those illegal buildings. Geng Xinke said he is supportive of this reorganization but did not offer any help. He hung up after a while, and he seems he is not interested in assisting Dong Xuebing.

What kind of attitude is Geng Xinke showing?

Dong Xuebing frowned and noticed something is off. He grabbed his bag and went downstairs. On his way downstairs, he called Zhou Yanru. “Director Zhou, come with me to Liu Xiang Hu Tongs.”

In the car.

Dong Xuebing asked. “Tell me about the situation in Liu Xiang Hu Tong.”

Zhou Yanru held the steering wheel and replied after a short pause. “That area is dirty and messy. The former Party Secretary had tried to tear down those buildings a few times. Still, the residents there obstructed our actions, and we nearly faced violent obstructions. The Subdistrict Office is afraid the situation might get worse if we tear down those buildings by force… and it was put aside until now.”

Dong Xuebing frowned. “Didn’t we speak to the residents there? What is the Neighborhood Committee Director doing?!”

“We had sent people, but the residents refused to listen. Some of the old people, who had built illegal buildings in front of their houses, locked themselves inside with their months’ old grandchildren. They dared us to tear down the buildings by force and bury them inside.”

Dong Xuebing knew there must be a leader among them.

“And…” Zhou Yanru hesitated for a second. “I heard our District’s Organization Department Chief’s relative is also living there. He builds two out of the dozen illegal buildings.”

Nan Shan District’s Organization Department Chief Xue’s relative?!

Dong Xuebing had met Chief Xue, and he had read out his appointment orders at the Subdistrict Office. He is well respected and one of the top Leaders within the Nan Shan District. No wonder Geng Xinke doesn’t want to get involved. Convincing a group of people to move is not easy, and he is afraid of offending Xue Qingrong.

The District’s attitude on this reorganization is not very aggressive, as there are no meetings or written orders. They only inform the Urban Management and Subdistrict Offices to take action. The District is afraid there might be violent clashes if they demolished those buildings by force. Using the word “reorganizing” does not mean they must demolish those buildings. It can also mean enforcing hygiene, electricity, and fire safety measures. If the District is determined to enforce the regulations, there will be meetings and official orders. This means the Subdistrict Offices will not get the District support and will face pressure from all areas.

For example, Xue Qingrong. If Chief Xue made a call, Dong Xuebing’s work would have to be halted. How is he going to demolish the building if the District Leader orders him to stop?

Although Chief Xue does not represent the District Government, who dares to defy his orders?

Dong Xuebing knows this is not an easy task. He thought for a while. “Let’s go there and take a look. The demolition notifications must still be given to the residents there as a warning. As for the implementation, that will depend on the situation. If we can demolish those buildings, we must tear them down. These are safety issues, and something might happen anything.”

Zhou Yanru nodded and continued driving.

……..

Liu Xiang.

South Hu Tong entrance.

The car stopped. “Director, we are here.”

Dong Xuebing had wandered around his area these few days and had passed by this area. But he did not enter the Hu Tong area. He can smell deep-fried food, sewage, etc., the moment the car stopped.

Dong Xuebing alighted and is looking terrible. He did not expect such a dirty place to be under his jurisdiction.

Small stalls had almost filled the Hu Tong. There’s a breakfast stall and a tailor stall beside it. Behind the tailor stall is a closed BBQ stall. There’s a hair salon and other stalls under a canopy, including a restaurant. None of them are legally built, and other than the hair salon and a few other stalls are built by bricks, the rest use tents and simple construction boards. Electrical wires are hanging dangerously everywhere, rubbish and goods are scattered everywhere. These are all fire hazards.

These illegal buildings should be built by the residents of the two Hu Tongs’ behind. Some residents even tear down a wall to make space for more than a dozen families to live there. The narrow road between the Hu Tongs, which can only allow a car to pass, had become narrower and dirtier. The whole place is a mess, and the road can only allow a few bicycles to pass.

“This place is too messy!” Dong Xuebing frowned. “It must be organized!”

Zhou Yanru sighed. “Yes. It’s a miracle that nothing had happened these few years. If this carries on, accidents will happen sooner or later. Eh? Someone is building a house over there. This place is already in a mess, and how can they still build more buildings?”

A building is being constructed at the end of the Hu Tong.

Dong Xuebing walks forward. “Let’s go and take a look!”

Chapter 535 – Challenge!

Morning.

Liu Xiang, South Hu Tong.

“Fresh meat buns. 4 RMB a basket!”

“Move! Don’t block the way!”

“Hey! Get out of the way!”

“1 RMB! 1RMB! All items are selling at 1 RMB!”

Bicycle bells and store owners shouting filled the Hutong. This place is messy, especially the half-completed building at the end. The workers had placed the bricks and tiles on the road, blocking the traffic and people’s path. Dong Xuebing and Zhou Yanru walk over and saw two workers working. Piles of sand and bricks are placed against the wall, and a gust of wind made the whole place dusty.

A few passersby grumbled.

“Who is constructing a building here?”

“Who else can it be other than Xue Gui? I heard he is going to open a breakfast stall.”

“Hmph! He can make money, but how are we going to use this road? Is he crazy? Why is there no one stopping him?”

“Who dares to stop him? I heard Xue Gui has a District Leader relative. The District had said they are going to demolish these illegal buildings for years but still have not done anything.”

Zhou Yanru overheard the conversation and whispered to Dong Xuebing. “Xue Gui is Chief Xue’s Nephew.”

“The residents here are unhappy.” Dong Xuebing looks around and walks faster. “Sir, Mdm, please stop for a minute.”

The old man and woman turn. “What is it?”

Dong Xuebing walks with them and points to the area behind him. “Why is this place so messy?”

The old man grumbled. “How can it not be messy with those people building houses everywhere they want? I think this road will be blocked in a few more years!”

“Do they have the approval to construct these buildings?” Dong Xuebing asked. “Do they have operating licenses?”

“Young man, are you from this area?” The old woman sighed. “How can they have approvals and licenses? Just look at the place. All these stalls and buildings are built by themselves. Some are used for their own businesses, and some are rented out. All of them are unlicensed and illegal.”

Dong Xuebing asked the obvious. “Didn’t anyone check on them?”

“Who dares to check?” The old woman turned towards that uncompleted building. “Can you see that building which is under construction? A District Leader’s relative constructs that. With this building, Xue Gui has already constructed three buildings here. One is rented to the tailor, and the other is a restaurant. This has been ongoing for years, and no one had done anything against him.” The old woman lowered her voice. “Xue Gui did not only build buildings behind his house’s walls, but he also forcibly occupied other people’s walls a few years ago. The occupants had refused initially, but he got some hooligans to beat up the occupants until they are hospitalized. After that, he continued to build illegal buildings there.”

Dong Xuebing’s eyes turned cold. “He still dares to beat up others?!”

The old man continued. “Many of the hooligans around here listen to Xue Gui. Alright. Let’s go.”

“Sigh… these people are too much.”

The old couple left.

Zhou Yanru moved closer to Dong Xuebing. “Before you are transferred here, we have received the most complaints about Liu Xiang area every month. See those Hu Tongs? Their paths and cleanliness are affected by this area. Those that opposed tearing down these buildings are the business owners and residents here, and there are not many of them. Xue Gui is considered the leader among them, and he was the one who gathered a bunch of people to cause trouble when we tried to tear down these buildings previously.

A commotion started as they are talking.

“The Police are here!”

“It’s the Subdistrict Office!”

“Why are there so many people? What do they what?”

A few business owners walked over.

Subdistrict Office Deputy Directors Yu Rongfeng and Guo Mingfeng, and few staff members are following behind them. Liu Xiang Neighborhood Committee’s Party Secretary and other staff are with them. Peng Gang is afraid things might turn violent and brought Police Officers with him. Their group consists of more than a dozen people.

The staff discussed among themselves and went to different stalls separately to inform them of the demolition of illegal buildings.

One stall….

Five stalls….

Ten stalls….

The stall owners and all residents there started shouting!

“Why?! Who are you all to demolish our stalls?!”

“You all had tried to do this two years ago! Why are you doing this?!”

“This is our house! Whoever dares to demolish my house, I will fight it out with my life! You all got to step over my dead body first!”

Peng Gang is used to such people. He stared at them. “Stop shouting! These are illegally built buildings! Who gives you the right to build them?!”

Yu Rongfeng shouted at them. “Illegal electric wirings, stealing electricity, failing to adhere to fire safety regulations, etc., are serious concerns to the surrounding residents. The Subdistrict Office will be demolishing 16 illegal buildings. All of you must remove your belongings today, and we will not be responsible for your losses! Are you all clear?! A fatal accident had happened in another Subdistrict Office area because of illegally constructed buildings. This is for everyone’s safety!”

The tailor stall’s Boss shouted. “What does that got to do with us? Nothing had happened here.”

Another stall owner added. “What’s wrong with us staying here? Ah?! Are we a threat to other people?! Ah?! You all cannot evict us!”

Suddenly, a young man in his mid-twenties walks out of a building. He is skinny and has a dark complexion. “I don’t care what happened in other districts! That has nothing to do with us! I want to see who dares to demolish our buildings!”

A group of hooligans rushed out from the units nearby.

“Brother Xue!”

“Brother Gui!”

“Who dares to tear down our buildings?! Try it!”

Peng Gang looks at Xue Gui. “Xue Gui! Are you trying to stop us?!”

The skinny Xue Gui looks at him. “Chief Peng, I am not targeting you. Isn’t this issue been settled a few years ago? Why are you all here again? The accident is in another District and not here! You claim that we are affecting the safety of other residents. Who did we affect?! Ah? Who is that resident?! Can’t you all see that many people are opposing this force eviction and tearing down of these buildings?!”

Guo Mingfeng replied. “We have already informed you all, and don’t try to go against the Government.”

Xue Gui looks at them. “You Government are trying to kill us!” He walked over and grabbed the notification from the tailor, and tore it into pieces.

The rest of the stall owners copied his actions and threw them on the floor.

Dong Xuebing, who was watching everything from a distance, got mad.

Hutong

Chapter 536 – Blocking the Subdistrict Office’s entrance!

Before noon.

Guang Ming Subdistrict Office’s meeting room.

Dong Xuebing immediately call for a meeting after returning from Liu Xiang Hu Tong. The few Deputy Directors, Party Administration Office, and Police Chief are at the meeting.

Dong Xuebing took a sip from his teacup. “Tell me about the progress.”

Yu Rongfeng is the most senior among them, and he is the first to speak. “It’s difficult. Those people refused to listen.”

“We have informed them of the demolition.” Guo Mingfeng’s voice is slightly hoarse, as he had been shouting earlier. “It’s impossible to communicate with them, and it will be difficult to tear those buildings down forcefully. Xue Gui is their Leader and had gathered a group of hooligans to stir up the residents’ emotions.” Guo Mingfeng and the rest are also furious by those people’s attitudes.

After listening to their reports, Dong Xuebing said. “I had gone to Liu Xiang Hu Tong with Director Zhou earlier.” He looks at Zhou Yanru.

Zhou Yanru continued. “The surrounding residents are unhappy with those illegal buildings, and they are very concerned with the traffic issues and cleanliness. When those people blocked that road, the residents have to make a big detour to get home. Those unlicensed restaurants and food stalls are creating a mess in that area. Rubbish is everywhere. When Director Dong and I went there, we saw a few units vacant. Some residents had moved out because of the stench.”

Everyone has a serious expression on their face.

“This is a serious issue.” Dong Xuebing knocks on the table. “Liu Xiang Hu Tong’s issue must be settled. Do you all have any suggestions?”

No one said a word.

Wang Yuling sat there quietly, looking at her new watch. She had not been late the past two days, but she is still not interested in her work.

Deputy Director Meng Shenguo, who is overseeing the Administration Service Lobby, had left a bad impression on Dong Xuebing because of the way he handles Wang Yuling’s incident. He needs to use this opportunity to express his views. “Since we have notified them that we are going to tear down those buildings, then we can just ignore them temporarily and tear down those buildings secretly at night.”

Yu Rongfeng glanced at him. “This will not work.”

Peng Gang nodded. “I overheard many of the stall owners saying they will be spending the night at their stalls. Also, they will be prepared after our notification this morning. It will only make matters worse if we go at night.”

Everyone starts to share their thoughts but could not conclude.

After a while, Dong Xuebing puts down his teacup loudly. “We had not demolished those illegal buildings previously, and it will be harder to do it this time. But no matter how hard it is, we must obey the District’s orders. We must be responsible to our residents and not these illegal business owners. That Xue Gui is their Leader and is critical. Chief Peng, are there any outstanding cases at your station against him?”

Peng Gang paused for a second. “I think….”

Dong Xuebing continued. “I heard he had beaten up some nearby residents.”

Peng Gang nodded and did not say anything.

“We must place him under control first!” Dong Xuebing gave out the orders. “Bring him back to the Police Station for questioning!”

After the Leader is eliminated, the rest of the work will be easier. Dong Xuebing hopes arresting Xue Gui will serve as a warning to the other stall owners. He is only a distant relative of District Organization Department Chief, Xue Qingrong, and they might not be close. Furthermore, the Subdistrict Office will place him under custody for a day, and he will be released after the buildings are demolished.

The meeting ended.

Dong Xuebing returned to his office in a bad mood as he recalled what he saw this morning. The residents are complaining about the Subdistrict Office and claiming all Government Officials are in cahoots. He can feel the pressure as he always wants to do something for the people, and he is determined to eliminate this mess at Liu Xiang Hu Tong!

After lunch, Dong Xuebing started to monitor Guang Ming Police Station’s movements. They must act fast and quietly to avoid clashing with those illegal business owners. It would be terrific if they can arrest Xue Gui away from Liu Xiang Hu Tong.

1 pm. Dong Xuebing’s office phone rang.

“Hello.”

“Director Dong. I’m Peng Gang.”

“How is it?”

“We caught him in a restaurant, and not many people saw us.” Peng Gang’s background is very noisy, and Dong Xuebing can hear Xue Gui scolding and shouting. “We are going back to the station now.”

Dong Xuebing replied. “Well done.”

It will be easier to tear down those buildings if Xue Gui is not around.

Dong Xuebing took out a notebook and started writing a plan to demolish those buildings. News of Xue Gui getting arrested should be spread throughout Liu Xiang Hu Tong. Those store owners don’t know he is only going to be in custody for 24 hours. Dong Xuebing will give them the impression that Xue Gui had committed a serious crime and is arrested for going against the Government. The first buildings to be demolished tomorrow morning will be Xue Gui’s illegal buildings.

Yes. This should be enough.

Dong Xuebing put down his pen and was about to call his men to carry out his orders.

But at this time, a phone call messed up his plans.

Peng Gang called. “Director Dong. The District Public Security Bureau Branch’s Leader called and reprimanded me for making a fuss out of nothing. This is implying us to release Xue Gui.”

Dong Xuebing’s face changed. “Where is Xue Gui?!”

“… released.”

“Released?! Who ask you to release him?!”

“The higher-up is firmed, and we….”

Peng Gang is calling to inform Dong Xuebing that he had tried his best to carry out the order, but he cannot stand the pressure from the higher-up. Actually, it is not because Peng Gang cannot stand the pressure from the higher-up. He doesn’t want to take on the pressure because of Dong Xuebing. After he had arrested Xue Gui, the District Public Security Bureau Branch expressed unhappiness with the arrest and called him. This means Organization Department Chief Xue might have interfered in this matter. Another reason is the Subdistrict Office doesn’t have much power over Guang Ming Police Station. Guang Ming Police Station’s direct superior is the District Public Security Bureau Branch and got to obey their orders.

Dong Xuebing’s face changed after hanging up the phone. Did Xue Qingrong interfere in this incident?

Dong Xuebing thought Chief Xue would not interfere in this incident because they are distant relatives. If Xue Gui is his son, he will interfere, but why is he bothered by a distant hooligan relative? Xue Gui has a bad reputation in Liu Xiang Hu Tong, broke many regulations, and even led everyone against the Subdistrict Office. Why is he trying to protect a relative like this?

Getting the District Public Security Bureau Branch Leader to exert pressure on us to release Xue Gui?!

Releasing Xue Gui will disrupt our plans! How are we going to tear down those illegal buildings?! You are giving us trouble!

Although Dong Xuebing is furious, he must still give Chief Xue face. He could not build a good relationship with the District Party Secretary and Mayor and doesn’t want to offend the District Organization Department Chief Xue Qingrong now. That’s why he did not order the Police to arrest Xue Gui again.

Five minutes….

Ten minutes….

Thirty minutes….

As Dong Xuebing thought of settling Liu Xiang Hu Tong’s issue, Zhou Yanru rushed into his office.

“Director, something happened!”

“What is it?”

Zhou Yanru panted and pointed downstairs. “Liu Xiang Hu Tong’s stall owners and other residents had come to create trouble here. They had blocked our Subdistrict Office’s entrance!”

Dong Xuebing is about to explode. “Let’s go and take a look!”

After walking out of his office, Dong Xuebing can hear shouting through the glass panels along the corridor.

Dong Xuebing walks over to the window and looks downstairs. Around thirty people had blocked the main gate, stopping anyone from entering. They are the illegal stall owners and some residents there. A few hooligans are among them, but Dong Xuebing cannot see Xue Gui.

“Retract the force eviction order!”

“If you all dare to tear down our stalls, we will tear down your Subdistrict Office first! Do you all think I don’t dare?! Ah?!”

“Block their entrance! If we cannot do business in peace, we will not let them have any peace!”

The group is shouting threats loudly!

F**k!

Dong Xuebing knows this must be Xue Gui’s doings. He clenched his fists. Taking revenge immediately after you are released from the Police Station?! Are you trying to show me who the Boss is? Blocking a Government Department’s entrance?! Do you think no one dares do anything to you because Chief Xue is protecting you?! Do you think you are untouchable?!

Chapter 537 – I shall see who dares to stop me!

Guang Ming Subdistrict Office.

The Subdistrict Office’s compound is chaotic, with people shouting.

“Where is your Leader?!”

“If you all are not going to revoke the eviction notice, we will not leave!”

“How dare you all arrest Brother Xue? This is too much! How can you all arrest civilians like this?!”

“Don’t forget who is paying you all! Your salaries are from our taxes!”

A few hooligans with dyed hair shouted, agitating the rest.

Deputy Directors Yu Rongfeng and Guo Mingfeng had gone downstairs to speak to the mob. They told the mob what they are doing is a crime. Obstructing the course of duty at a Government Office is a crime, but the mob did not listen. They are here purposely to create trouble. Yu Rongfeng and Guo Mingfeng are helpless as they can’t do anything to the mob. If both parties clash, it will be the Subdistrict Office who will be in trouble. Furthermore, they can’t arrest everyone.

Dong Xuebing suppressed his anger and shouted. “Call Chief Peng here!”

“I will call him now.” Zhou Yanru took out her phone immediately.

Dong Xuebing did not go downstairs and returned to his office. He felt he needs to speak to the District Organization Department Chief, Xue Qingrong, before he does anything. He still doesn’t know Chief Xue’s attitude on this matter as it was his nephew is causing this trouble. He was the one who ordered the release of his nephew, and the latter had gotten his men to create trouble at the Suboffice.

Dong Xuebing called the District Organization Department.

“Hello, I’m Guang Ming Subdistrict’s Dong Xuebing. I want to speak to Chief Xue.”

“… Chief Xue is not working today.”

“Ok. Thank you.”

Dong Xuebing called Xue Qingrong’s mobile phone, but no one answered.

Xue Qingrong is purposely not answering?!

Dong Xuebing knew this cunning fox is trying to feign ignorance.

Xue Qingrong did not call the Police Station to release his Xue Gui personally. A District Public Security Bureau’s leader made that call, and Xue Gui was not among the mob blocking the Subdistrict Office’s entrance. Although it is obvious that Xue Rongqing and Xue Gui are behind this, no one can say anything.

What’s the meaning of this?!

We arrested your nephew, and you immediately interfered! Now, your nephew is sending his men to create trouble here, and you are uncontactable?! What are you trying to do?! Do you think our Subdistrict Office is a pushover?!

Ring… ring… ring… Dong Xuebing’s mobile phone rang. It was an unknown number.

Dong Xuebing answered. “Hello, who is it?”

“I am Geng Yuehua!” A woman shouted over the phone.

“Mayor Geng.” Dong Xuebing suppressed his anger.

Geng Yuehua said with an unhappy and imposing tone. “What is Guang Ming Subdistrict Office doing?! How can you all let a mob block your entrance?!”

Dong Xuebing tried to explain. “It’s like this. We…”

“I don’t want to hear any explanation!” Geng Yuehua coldly replied. “I want you to settle this within an hour!”

Du… du… du…. The line was cut!

Dong Xuebing threw his phone on his desk and rubbed his forehead. He could no longer control his anger. Even the District Leaders know about this!

The shouting continues outside, and Dong Xuebing can even hear it in his office with the windows closed. As he was about to walk out of his office to handle the situation, the shouting stopped. He frowned and walked to the window.

“That’s all for today! Let’s go back now!”

“The eviction matter is not settled yet!”

“There’s no rush as they don’t dare to do anything.”

A hooligan seems to have received a phone call and started to get the mob to leave.

Dong Xuebing guess Xue Qingrong might not know Xue Gui had gotten his men to create trouble at the Subdistrict Office, and he called Xue Gui immediately after he heard about it. This had alarmed the District Mayor, and he might be implicated even if Xue Gui is not at the scene. The residents’ forced eviction and demolition is fine, but bringing people to block a Subdistrict Office will cross the line. Xue Qingrong will not allow Xue Gui to do this.

Dong Xuebing felt Xue Rongqing had already crossed the line. Your nephew had built buildings illegally to profit from it is already a crime, and how can you let him do whatever he wants?

The District government lacks control over the Leaders!

Suppose the District had ordered the eviction and demolition of all illegal buildings explicitly. In that case, Xue Rongqing will not dare to interfere and might even ask Xue Gui to stop whatever he is doing.

But now?

The District had not made their attitude clear, and the Subdistrict Offices don’t dare to go down hard on these people. Dong Xuebing had finally experienced how it feels to be sandwiched!

Meeting!

Ten minutes later. Small meeting room.

Zhou Yanru reported. “Director, the troublemakers had left.”

Peng Gang suggested. “The civilians are agitated over the eviction notice. Should we postpone it?”

“Civilians?” Dong Xuebing replied. “Don’t use this term on everyone. I had said this before. Our Subdistrict Office’s duty is to serve the residents, but we do not serve people who break the law! Mayor Geng had called me earlier to reprimand us, and this must be settled as soon as possible! Chief Peng, I want you to contact the Urban Management Enforcement Unit at Liu Xiang Hu Tong tomorrow morning. Tell them to get ready to demolish those buildings, and the rest will go to Liu Xiang Hu Tong tomorrow morning with me!”

Mayor Geng had called?

Peng Geng, Yu Rongfeng, and Guo Mingfeng exchanged looks. They did not object anymore.

Xue Qingrong is close with the District Party Secretary Wang Anshi, and he is not on the same faction as Geng Yuehua. That’s why Geng Xinke’s men are all on Geng Yuehua’s side. But Xue Qingrong did not have any major conflict with Geng Yuehua and Peng Gang, and the rest doesn’t want to offend him. After all, Xue Qingrong is District Organization Department Chief. Anyway, it is Dong Xuebing who gave this order, and they will not be held responsible.

What about Dong Xuebing?

Dong Xuebing’s intention is simple. Xue Gui and the other illegal stall owners had pissed him off by making his life difficult.

Fine!

Since you all are giving me problems, I will not let you all off!

I will demolish all your illegal buildings! Let’s see who dares to stop me!

Chapter 538 – Dong Xuebing’s resolution!

Monday.

Liu Xiang Hu Tong.

Dong Xuebing arrived at Liu Xiang Hu Tong with his men from the Subdistrict Office.

The black Passat stopped at the entrance of the Hu Tong, and Dong Xuebing, Zhou Yanru, and the Office Deputy Directors alighted. Other Deputy Directors and Staff Members descended from the white Passats behind them. Two Police cars from Guang Ming Police Station are there for emergencies. Peng Gang had brought three Police Officers with him, but they are not carrying any firearms. No matter how big the disputes for forced eviction are, they are not allowed to use firearms. Behind them are Nanshan District Urban Management Enforcement Team’s cars and a bulldozer.

Rumble… rumble… the sounds from the bulldozer alarmed the residents in the Hu Tong.

“It’s the people from the Urban Management!”

“Come out, everyone! The bulldozer is here!”

“The Urban Management is going to demolish our stores by force! Come out and stop them!”

“Block their way! Don’t let them come in!”

Pots, plates, and bowls, are knocked over as people started rushing out.

Dong Xuebing pulled a long face as he looks at those people. He had warned them yesterday, but these people continued to operate their business today. Illegal roadside stalls are still operating, and construction work on Xue Gui’s new illegal building continues. Those two workers continue to work as if Dong Xuebing and the rest are not there. Xue Gui and his hooligans are standing there looking at Dong Xuebing arrogantly.

They are too arrogant!

Dong Xuebing turns to his men. “All of you go over and tell those illegal store owners that this is the last warning!”

A few Staff Members went over with Yu Rongfeng, Guo Ming Feng, Meng Shenguo, and the rest.

Dong Xuebing turns to Peng Gang. “Chief Peng, let your Officers follow them to ensure their safety.”

“I understand.” Peng Gang whispered something to his Officers, and they entered the Hu Tong.

The Urban Management Enforcement Team remained there. They are tight on manpower because Nanshan District is trying to crack down on illegal buildings. The person in charge of the team is only a Deputy Chief Staff Member, and they are there to assist the Subdistrict Office.

Zhou Yanru and Wang Yuling were about to join the rest when Dong Xuebing stopped Wang Yuling. “Director Wang, you don’t need to join them.”

Zhou Yanru looked at Dong Xuebing and continued her way into the Hu Tong.

Wang Yuling also doesn’t want to speak to those people, but she smiles. “Director, I will be fine.”

Dong Xuebing waved his hand. “Stay here. Those store owners are very agitated, and it might be dangerous.”

Wang Yuling nodded and stood behind Dong Xuebing.

Dong Xuebing might seem biased as all Deputy Directors had entered the Hu Tong except for Wang Yuling. But everyone knows no Leaders will dare to let her enter because of her uncle. If any accidents happen to her, Dong Xuebing will have to answer to the District Party Secretary. She is also a spoiled brat who knows if she might get into an argument with those stall owners.

Dong Xuebing had wanted to let Wang Yuling handle Xue Gui, but they don’t seem to know each other. If Xue Gui knows Wang Yuling is the District Party Secretary’s Niece, he will not send his men to block the Subdistrict Office’s entrance. Xue Gui will not reason with anyone because this concerns his profits.

Scare them!

Dong Xuebing had instructed everyone that they are only scaring those people!

They will pretend that the Government is determined to demolish those illegal buildings, and there’s no room for negotiation.

The Subdistrict Office had failed to demolish this place previously, and they must be firm this time. If they failed again, those store owners will be more arrogant and might even turn violent. How are they going to remove them in the future? Clashing with residents, resulting in casualties, might cause Dong Xuebing and other Subdistrict Office’s Leaders their jobs. They only need to scare these people and prevent any clashes at all costs.

Other nearby residents have different attitudes from the Hu Tong residents.

“Are they going to demolish that place?”

“Those buildings should be demolished a long time ago! How many years has it been?”

“That’s right. They had blocked the road and dirtied the place. I had enough of them!”

Dong Xuebing noticed someone familiar among the onlookers. It’s the old woman who had argued with Wang Yuling at the Subdistrict Office Service Lobby.

Dong Xuebing smiled and walked over. “Hi, are you also living here?”

The old woman held onto her walking stick. “That’s right. I had been living here for almost sixty years and had been waiting for this for almost six years. Leader, you all must settle this for us.”

Dong Xuebing held the old woman’s arm. “Don’t worry. We are here to settle this problem.”

The old woman replied thankfully. “That’s great. I was pushed and fell along this road, and it’s been years since I walked through here. I had to make a detour to avoid this road. It’s not a wide road, and how will people pass with all these stores here? These buildings should be demolished!”

“That’s right. I found a fly in my food when I ate here previously. It’s too gross, and the owner refused to refund me. He even scolds me and chases me out!”

“Those are all illegal stores, and do you think they will care about hygiene?”

“That Xue Gui is continuing to build new stores there!”

“This place must be demolished! It had caused us much inconvenience for years!”

Other than the residents from the Hu Tong, other residents nearby had been looking forward to the authorities doing something about these illegal buildings. The Subdistrict Office staff and Dong Xuebing heard the residents’ complaints, strengthening their determination to demolish those buildings. If they continue to turn a blind eye, they will give the Government a bad name.

The Subdistrict Office Leaders are still talking to those store owners.

Liu Xiang Neighborhood Committee Party Secretary and Director, Song Qing, shouted in front of the Hu Tong. “Listen! The Government is cracking down on illegal buildings, and all illegal buildings must be demolished today. Remove all your belongings immediately.” He is in his late twenties and is quite young.

Xue Gui retorts. “Who are you trying to scare? Get lost!”

One of the hooligans shouted. “Get lost! We are not moving! What can you all do to us?!”

Another hooligan added. “Grab our weapons! If the bulldozer dares to enter, we will fight it out with them!”

With Xue Gui leading, many storeowners rushed out with metal poles, rolling pins, etc., as weapons. They formed a line and started shouting.

“Come over if you dare!”

“Try us!”

Zhou Yanru, who was talking to the tailor store’s owner, shouted. “Xue Gui! Are you going to create trouble?!”

Xue Gui smirked. “Director Zhou, you all are the ones who are disrupting our businesses!”

The other Subdistrict Office staff were scolded and chased out by a few store owners. A younger staff member was pushed to the floor and almost knocked his head.

“Xiao Wang!” Yu Rongfeng went over immediately. “Are you alright?”

The Staff Member held his neck in pain. “I’m fine… it’s only a small bruise.”

It was one of Xue Gui’s hooligans who pushed the staff.

Everyone from the Subdistrict Office is furious as one of their comrades is injured!

Dong Xuebing saw it and was furious. He snatched the loudhailer from a staff beside him. “Some of you might know me, and some might not. I shall introduce myself. I am Subdistrict Office Director Dong Xuebing. The person in charge of this eviction and demolition of Liu Xiang Hu Tong. Alright. The introduction is over. I don’t care whether if you all agree or not. These buildings must be demolished today!”

The Hu Tong residents and store owners start to protest!

Dong Xuebing ignored them and continued. “This is the order from the District, and it is not decided by you all! You all can continue to obstruct us from executing our duties! We recorded the ones who scolded or injured us, and we settled the score afterward! Not only will we demolish these illegal buildings, but we will also charge you all! Nan Shan District has a few prisons, and it’s enough to accommodate all of you! Illegal businesses, illegal rentals, polluting the environment, and disruption to public order! Do you all want to continue to stop us?! Fine! I will settle the score with you all! The Police and I will not decide how long you will be in prison, but the judge will decide! If you all don’t believe what I say, you all can try it!”

Chapter 539 – The Organization Department’s interference!

Morning.

Liu Xiang South Hu Tong.

The residents in the Hu Tong went silent for a few seconds after Dong Xuebing shouted into the loudhailer.

Dong Xuebing had made it too serious. He will be going after everyone and will charge them.

Peng Gang, Yu Rongfeng, and the rest looked at Dong Xuebing. They were impressed. He had shouted this at the right time and scared them. Although it is impossible to arrest and charge everyone, it had scared them.

“Are they going to arrest us?”

“Sentencing?!”

“They are scaring us! The law will not punish the majority!”

Although the store owners are still angry and agitated, their tone had gotten softer.

Dong Xuebing had worked in Public Security and had interacted with grassroots people countless times. He knows how to intimidate them with words.

Xue Gui immediately replied with a smirk. “Don’t listen to him! How can they sentence us because of this? I know the law! Don’t worry!”

A hooligan added. “That’s right. We must not allow them to tear down our stores!”

“Chase them out!”

Xue Gui and his hooligans continued to incite the crowd, but they are losing support.

Dong Xuebing stared at Xue Gui at a distance. As a family member of a Government Staff, he should be setting an example and not inciting the crowd to go against them!

Dong Xuebing put down the loudhailer and said to Wang Yuling. “Director Wang! Record down whatever they say and do from now onwards! I want everything to be recorded and submitted to the District Public Security Bureau this afternoon for them to take action!” He is just making a threat as it’s impossible to arrest so many people.

“Yes!” Wang Yuling took out a notebook and looked at the store owners.

Dong Xuebing picks up the loudhailer again. “That’s all I have to say! We can negotiate if you all are willing to cooperate with us now! If anyone dares to stop us from our duties, I will arrest him!”

The crowd went quiet again.

Dong Xuebing waved his arm. “Demolish those buildings!”

One of the staff from the Urban Management Enforcement Team got into the bulldozer and started the engine.

“Are they going to demolish?”

“Don’t be scare! They will not dare to demolish!”

“But…”

Other than Xue Gui and a few strong-headed owners standing in front, the rest are frightened. The Subdistrict Office seems to be determined to demolish their stores today. They might be arrested and charged if they resist, and they stepped backward away from the bulldozer.

Alright!

Zhou Yanru, Peng Gang, and the rest from the Subdistrict Office are relieved. They only need to persuade most owners to move, and the rest cannot stop them.

These illegal buildings, which had disrupted the lives of surrounding residents for years, will be torn down.

The onlookers started cheering and clapping.

Dong Xuebing is satisfied with this outcome, as this will be a political achievement for him.

But as the Urban Enforcement Team are about to demolish the buildings, a District Committee Organization Department black sedan car stopped in front of Dong Xuebing. A man in his mid-thirties descended from it.

The rest of the Subdistrict Office Leaders are stunned.

Zhou Yanru rushed over to Dong Xuebing and whispered. “He is Peng Kun, the Second Deputy Chief of the District Organization Department. He is very close with Chief Xue.”

Peng Kun?

Dong Xuebing had heard of Peng Kun. He was the one who answered his call to the Organization Department yesterday. Dong Xuebing was still wondering why another Organization Department Leader had answered the call when he called Xue Qingrong’s office. Now to think about it, Xue Qingrong might be in his office but got Peng Kun to answer the call for him.

Dong Xuebing looks at Peng Kun. “Chief Peng? Why are you here?”

Peng Kun smiles. “I just happened to pass by this area. Are you all going to demolish the illegal buildings?”

Dong Xuebing nodded. Pass by this area? How can it be a coincidence?

Needless to ask, everyone can tell what is going on. Peng Kun had appeared here at this time as an indication of Xue Qingrong’s intention. Of course, this might be Peng Kun’s own decision, but the smile on Xue Gui’s face tells another story. He seems to know Peng Kun will appear to stop Dong Xuebing.

This is to show his support for Xue Gui?!

The faces of Yu Rongfeng, Guo Mingfeng, and the rest changed. They did not expect Xue Qingrong will send a representative to protect his nephew!

They are not showing any respect for the Subdistrict Office.

Dong Xuebing held the same rank as Peng Kun. If Xue Qingrong had come personally, Dong Xuebing might still give in to him. He will not give in to someone like Peng Kun. “It’s dangerous here. Let’s all take a few steps back. Chief Peng, you should watch out for the debris.” He is determined to demolish these buildings at all costs today.

Dong Xuebing waved to the bulldozer. “Demolish!”

Peng Kun frowned. “Wait!”

Everyone’s face changed. What is this?! Are you trying to order us around?!

Dong Xuebing pulled a long face. “Chief Peng, what are you trying to do?!”

“There are still so many residents opposing. Accidents might happen if you all tear down those buildings by force.” Peng Kun points towards Xue Gui and his men. “Look!”

Xue Gui and a few store owners started protesting at this moment.

“You all got to step over my body if you all are going to demolish it!”

“I dare you all to demolish!”

They are acting out what Peng Kun had said.

But it’s only a handful of them, as the rest were frightened by what Dong Xuebing said.

Dong Xuebing almost exploded when he heard this. “Chief Peng, the District had ordered us to remove all illegally built buildings. Why are you, as a Leader from the Organization Department, going against the District Government?”

Everyone knows Peng Kun’s backing is Xue Qingrong, and he thought Guang Ming Subdistrict would listen to him. He frowned as he saw Dong Xuebing’s attitude. “When did I go against the District Government’s orders? We must remove the illegal buildings, but we have to take note of the way we execute the orders!”

Dong Xuebing sneered. “Why are you interfering in this eviction and demolition of illegal buildings? This is the job of the Subdistrict Office, and I know what to do. I don’t need someone from the Organization Department to direct us.”

Zhou Yanru is on Dong Xuebing’s side since he took over as the Director and is not afraid of offending others. “The Organization Department is crossing the line now.”

Peng Gang, Yu Rongfeng, and the rest are also staring at Peng Kun.

You all interfered and freed Xue Gui when we arrested him! This had already interrupted our plans, and Xue Gui still sent his men to create trouble at the Subdistrict Office. Even the District Mayor is aware of this and reprimanded us! Fine. Now, we are going to demolish the illegal buildings, and you all are stopping us again! Do you think you all can stop us by sending one person over?! What is the Organization Department trying to do?! This is too much!

Deputy Chief Peng Kun got mad because of their attitude. The Organization Department is managing the training and attitudes of the staff, and he felt he has the right to voice his opinions. “I am not interfering in the Subdistrict Office’s work. I am telling you all to be careful, or accidents will happen. Didn’t you all learn from previous incidents? Can’t you all see those residents are opposing the demolition? You all will clash with them if you demolish the buildings by force. You need to be responsible for the residents and their actions. You all should speak to them nicely first!”

The Subdistrict Office staff felt disgusted by what Peng Kun said.

Your Leader’s family member is the one inciting the rest to go against us, and you two are a two-man act. How dare you try to teach us what to do?!

Dong Xuebing is furious. “We had spoken to them, and we don’t need you to order us around! Demolish!”

Peng Kun could not hold back his anger and pointed at Dong Xuebing. “Fine… I will report you all to the District! I shall see how you are going to face the responsibility if you all clash with the residents!”

Peng Kun has never asked them to stop the demolition. Even if he wants to speak up for Xue Hui, he will not let others get a hold of him. That’s why he is wary of the words he used and warned the Subdistrict Office not to clash with the residents.

But his words did not remind Dong Xuebing and the rest. Instead, it reminded those illegal business owners!

“The Subdistrict Office will also be held responsible?!”

“So, they are afraid of clashing with us!”

“They are scaring us earlier! They are also afraid of any clashes!”

Peng Kun’s words reminded those owners who had dropped their weapons. All of them picked up their weapons and started protesting again!

“Did you all hear that? The Subdistrict Office dares not to do anything to us!”

“They might lose their jobs if they touch us!”

“Chase them out! They will not demolish our stores if they are out!”

“That’s right! The law will not punish the masses! Don’t be scare of them!”

Everyone becomes bolder after they heard what Peng Kun said. If the Subdistrict Office doesn’t dare to clash with them, what’s there to scare off?!

Chapter 540 – Hit someone!

The Hu Tong residents got very agitated!

Many store owners armed with metal poles surrounded the Subdistrict Office staff while shouting, “The law will not punish the masses!” They had gained confidence and were fearless. Everything was going smoothly until Peng Kun appears!

Dong Xuebing shouted at Peng Kun. “Peng Kun! Look what you have done!”

Police Station Chief Peng Gang scolded. “Are you trying to create more problems for us?!”

“We had just mobilized our people!” Zhou Yanru had turned pale. “Just one word from you destroyed all our efforts! What are you trying to do?! The District Government ordered us to demolish these buildings. Not only are you stopping us, but you even incite those residents to go against us! Is this how an Organization Department Leader behaves?! Look at what you have done! Stop interfering in our operations!”

Everything happened suddenly, and more than thirty residents and store owners had surrounded them.

“Kick them out!”

“If the bulldozer dares to enter, I will break your heads!”

“Grab a weapon! They don’t dare to retaliate!”

Peng Kun is speechless as he did not expect things to turn out this way. He quickly tries to brush it off. “You all had not spoken to these residents from the start! How can you all not clash with the residents if you demolish the buildings by force?”

F*ck! Dong Xuebing could not hold back. “Get lost!”

Peng Kun stares at Dong Xuebing. “How dare you scold me?!”

“I am scolding you!” Dong Xuebing exploded. “Get out of my sight!”

Everything changed because of Peng Kun. Dong Xuebing’s words had scared those store owners and residents, and only one or two dares to stop the bulldozer. The Police Officers can easily handle the situation. But they heard what Peng Kun said. They know the Subdistrict Office dare not to clash with them. It gave those store owners and residents confidence and are not afraid of blowing things up. Peng Kun had placed the Subdistrict Office at a difficult spot and made the situation out of control!

Peng Kun knew he should not have said those things. It’s fine if he said it to Dong Xuebing privately, but those store owners overheard it and made things spiral out of control. He was blinded by his anger because of Dong Xuebing and Guang Ming Subdistrict staff and forgot to watch his words. The conflict got worse, and he doesn’t want to be held responsible. So, he pushed the blame to the Subdistrict Office.

The situation got more tense.

Dong Xuebing and the rest have no time to bother with Peng Kun. They are facing an angry mob in three directions and need to handle this sudden situation.

Suddenly, something unexpected happened!

In a blink of an eye, the tailor store owner swings his metal rod at Zhou Yanru. He had been holding in for a long time. After knowing the Subdistrict Office staff will not retaliate, he swung the rod at Zhou Yanru.

Zhou Yanru was facing Peng Kun and was hit on her back. She cried out in pain as she fell to the ground!

“Director Zhou!”

“Sister Zhou!”

“Sister Yanru!”

The Subdistrict Office staff rushed over to help her.

Zhou Yanru was panting and sweating from the pain.

The tailor store owner’s action caused the rest to be more agitated. The breakfast store owner shouted, “Get them out of here!” and threw a bowl at the Subdistrict Office staff. Crash! The porcelain bowl landed beside a Police Office and shattered into pieces. One of the broken pieces cut the Officer’s leg, and blood started to flow in between his fingers as he pressed on the wound!

Police Station Chief Peng Gang’s eyes turn red. “Xiao Lui!”

Bam! Yu Rongfeng received a blow on his arm! It’s a staff from the barbershop!

Peng Kun saw it and his heart skipped a beat. He did not expect his words will make the crowd turn violent. He looked at that approaching crowd and started to retreat to his car. His driver had opened the door for him to hide in the vehicle. He quickly got into his car as he does not want to get hurt.

Even Xue Gui did not expect this outcome. He is not a fool and knows he had built those buildings illegally. That’s why he got Peng Kun to help him to stop the Subdistrict Office from demolishing his buildings. He did not want things to be blown out of proportion. But the agitated store owners had lost their minds and turned violent.

A hooligan hit a Staff Member with a pole and turned to Xue Gui. “Brother Xue! Just hit them! They don’t dare to retaliate!”

Another hooligan rushed forward with his weapon. “That’s right. Let’s teach them a lesson! They will not dare to return in the future!”

Xue Gui clenched his teeth and told himself in his heart. The law will not punish the masses! Everyone has started to fighting, and he will be fine if he joins in. He looked at the Staff Member on the ground and started kicking him.

The situation is out of control, and more people are getting hurt!

Dong Xuebing could feel his blood rushing to his head! Damn! You all are asking for it!

Peng Gang fended off the attacks from the store owners and dragged that fallen Staff Member back. He suffered quite a few blows in the process. “Director! What should we do?”

Zhou Yanru, who was still on the ground, shouted. “Protect Director first! You all don’t need to help me!”

Guo Mingfeng shouted. “Hurry! Back to our cars! Go to our cars!”

It was chaotic!

Dong Xuebing took a deep breath and ordered. “Hide in the cars!”

Peng Gang and his Officers helped the injured retreat to their cars. A few Urban Management Enforcement Team staff rushed forward to help.

But those residents and store owners were too excited.

“Beat them up!”

“Don’t let them escape!”

The tailor store owner and breakfast shop owner are the most agitated!

Dong Xuebing stepped forward and stood in front of all the Subdistrict Office staff. “I will hold them back! All of you get into the vehicles!”

Peng Gang refused. “You should go first!”

Dong Xuebing waved him off. “Get into the cars! Now!”

The tailor store owner shouted. “Get them!”

“You are seeking death!” Dong Xuebing stares at him coldly and unleashed a kick. To everyone’s surprise, the tailor store owner was sent flying from one kick!

Bam! The tailor store owner landed on the ground and fainted!

You all dare to hit my men?! You all had forced me to do this! If I don’t teach you all a lesson today, I will change my surname!

Table of Contents

- Table Of Contents -

Chapter 1 – An accident and the ability to turn back time

Chapter 2 – Turn back time for 60 seconds?
Chapter 3 – Qu Yunxuan
Chapter 4 – I must pass the test

Chapter 5 – Preparations! Preparations! Preparations!

Chapter 6 – Conflict with Section Chief Xu!
Chapter 7 – Civil Servant Entry Test
Chapter 8 – Copying other people’s answers
Chapter 9 – These are the Essay Questions?!
Chapter 10 – Joy and Sorrow
Chapter 11 – Interview
Chapter 12 – Making things difficult
Chapter 13 – Unbelievable person
Chapter 14 – Pass!
Chapter 15 – The Road Ahead!
Chapter 16 – General Affairs Department
Chapter 17 – Staff members
Chapter 18 – Said the wrong things!
Chapter 19 – Sitting posture
Chapter 20 – Follow you?
Chapter 21 – Troublesome Speech?
Chapter 22 – The opportunity to shine

Chapter 23 – He is not scholarly. He is illiterate!

Chapter 24 – Helping the leader to trade shares

Chapter 25 – Prices had increased!

Chapter 26 – Bullied!

Chapter 27 – The share prices rise again!

Chapter 28 – Guo Shunjie in trouble!

Chapter 29 – Sudden increase of Warrants!

Chapter 30 – Made money!

Chapter 31 – Shopping with a beautiful lady

Chapter 32 – iPhone 4

Chapter 33 – Massaging Aunt Xuan

Chapter 34 – confessing his love for Aunt Xuan!

Chapter 35 – Two very important documents

Chapter 36 – Fire!

Chapter 37 – Chance to prove myself again!

Chapter 38 – Saving the documents!

Chapter 39 – Becoming a Party Member!

Chapter 40 – Aunt Xuan

Chapter 41 – Second confession!

Chapter 42 – Must make money!

Chapter 43 – Ancient coin at a roadside stall!

Chapter 44 – Sieving the coins!

Chapter 45 – Another profit!

Chapter 46 – Meeting a great beauty!

Chapter 47 – Firefighter

Chapter 48 – Chief Zhou was retiring!

Chapter 49 – Vying for the position of Deputy Chief!

Chapter 50 – Opportunity!

Chapter 51 – Deputy Chief Nomination!

Chapter 52 – Strategy to be closer to Xu Yan!

Chapter 53 – Penalty!

Chapter 54 – No one else wants to go? I will go!

Chapter 55 – Saving the Penalty!

Chapter 56 – Must win!

Chapter 57 – We are losing?

Chapter 58 – I will play!

Chapter 59 – A Miraculous goal!

Chapter 60 – Save the day again!

Chapter 61 – Xu Yan Strategy, Success!

Chapter 62 – Deputy Branch Bureau Chiefs!

Chapter 63 – The thing Liu Hua wants badly!

Chapter 64 – Walnut gambling!

Chapter 65 – It appeared! 46mm!

Chapter 66 – One more appeared!

Chapter 67 – Big Chicken Heart becomes Lion Head!

Chapter 68 – Finally! Gotten a pair!

Chapter 69 – Made another Killing!

Chapter 70 – Giving the Walnuts!

Chapter 71 – Amazing Xiao Dong!

Chapter 72 – The Party Committee Meeting starts!

Chapter 73 – Fierce confrontation!

Chapter 74

Chapter 75 – Deputy Chief!

Chapter 76 – Congratulations!

Chapter 77 – Celebrations!

Chapter 78 – Holding Aunt Xuan’s hand

Chapter 79 – First day at work after promotion

Chapter 80 – This is the perks of having authority!

Chapter 81 – Receiving gifts!

Chapter 82 – Who is your father? A Section Chief?

Chapter 83 – Apology!

Chapter 84 – Damn! Did something wrong!

Chapter 85 – Treasure that was buried underground!

Chapter 86 – I will not leave!

Chapter 87 – A box of…… books!

Chapter 88 – Aunt Xuan, what are you doing?

Chapter 89 – The unknown side of Aunt Xuan!

Chapter 90 – Affection increases!

Chapter 91 – Touched the wrong place!

Chapter 92 – Holding hands!

Chapter 93 – Happiness!

Chapter 94 – A big discovery about BACK!!!

Chapter 95 – Stone Gambling!

Chapter 96 – Crystal Gambling!

Chapter 97 – Final 3 seconds!

Chapter 98 – Silver Acicular Crystal!

Chapter 99 – Meeting the beautiful woman again!

Chapter 100 – Got into Trouble!

Chapter 101 – Taking on all the blame!

Chapter 102 – Got framed!

Chapter 103 – End of his career?!

Chapter 104 –Unexpected Incident!

Chapter 105 – Reversal!

Chapter 106 – The Omnipotent Chief Xiao Dong!

Chapter 107 – Got the spot for the Party School Training course!

Chapter 108 – Legs!

Chapter 109 – Legs!

Chapter 110 – Got framed again!

Chapter 111 – Beating him up!

Chapter 112 – Evidence? Fine! I will give you evidence!

Chapter 113 – Searching the house!

Chapter 114 – Evidence!

Chapter 115 – Drastic changes!

Chapter 116 – Promotion to Deputy Section Chief rank!

Chapter 117 – Pearls, Opening Mussel!

Chapter 118 – Pearl Gambling!

Chapter 119 – A Pearl Necklace!

Chapter 120 – Aunt Xuan in Trouble!

Chapter 121 – Dong Xuebing’s fury!

Chapter 122 – Beat you up again!

Chapter 123 – Auction Company

Chapter 124 – Aunt Xuan’s troubles

Chapter 125 – Creating Havoc at the Newspaper Agency!

Chapter 126 – Stop Publication for restructuring!

Chapter 127 – Under the bed
Chapter 128 – Pushing Xuan Xuan down
Chapter 129 – Auction!
Chapter 130 – Company!
Chapter 131 – Back to work
Chapter 132 – Deputy Section Chief
Chapter 133 – Bad mouthed!

Chapter 134 – Call Chief Xiao Dong to come over!

Chapter 135 – Firefighter arrives!

Chapter 136 – This is his capability!

Chapter 137 – Deputy Section Chief!

Chapter 138 – Lunar New Year!

Chapter 139 –Xie Huilan is in danger!

Chapter 140 –Rescue!

Chapter 141 –Embarrassing moment!

Chapter 142 – What does Sister Xie mean?

Chapter 143 – Two Million!

Chapter 144 – Chief Xiao Dong protecting his staff!

Chapter 145 – Provincial Exchange learning program place!

Chapter 146 – Another Fire!

Chapter 147 – Fire Fighter appears again!

Chapter 148 – Chief Xiao Dong demands an explanation!

Chapter 149 – 2.7 million!

Chapter 150 – Blasting!

Chapter 151 – Future Career Path

Chapter 152 – Magic!

Chapter 153 – Chief Xiao Dong is famous!

Chapter 154 – Xie Huilan’s promise!

Chapter 155 – Invitation from Xie Huilan’s family!

Chapter 156 – Dating Sister Xie?

Chapter 157 – Firefighter saves the day again!

Chapter 158 – The Job Transfer is confirmed!

Chapter 159 – Date for real?

Chapter 160 – A Date with a Central Government Leader

Chapter 161 – Transfer Stopped!

Chapter 162 – Secretary of City Party Committee offered a seat!

Chapter 163 – Transfer to be a Deputy Bureau Chief!

Chapter 164 – 4.6 Million!

Chapter 165 – Blowing up the mine for the second time!

Chapter 166 – Enjoy and relax!

Chapter 167 – Bureau Chief Xiao Dong reports for work!

Chapter 168 – Returning back to his hometown!

Chapter 169 – Not giving face!

Chapter 170 – Arrest!

Chapter 171 – The status of the family changed!

Chapter 172 – The pathetic welcoming lunch!

Chapter 173 – Look for Xiao Dong whenever there is trouble!

Chapter 174 – Special Investigation Team Leader!

Chapter 175 – Case solved!

Chapter 176 – Giving out a favor!

Chapter 177 – Rewards according to contributions!

Chapter 178 – Smashing the Antique shop!

Chapter 179 – Arranging transfer for Mum!

Chapter 180 – Gambling Raid!

Chapter 181 – Building the foundation!

Chapter 182 – Another discovery about BACK!

Chapter 183 – The pathetic mother and daughter

Chapter 184 – BACK training!

Chapter 185 – The wolf is here!

Chapter 186 – Punishment!

Chapter 187 – Still refuse to release the incentives?!

Chapter 188 – Rage!

Chapter 189 – We can get money this way?!

Chapter 190 – Repaying debt!

Chapter 191 – Hiring a helper!

Chapter 192 – Secret hidden behind the oil painting!

Chapter 193 – Hundred years old wild ginseng!

Chapter 194– Back to Beijing

Chapter 195 – Caught by Qu Yunxuan’s mother!

Chapter 196 – Sold at sky-high prices!

Chapter 197 – Money making plans!

Chapter 198 – Invitation from the City’s Party Committee Secretary!

Chapter 199 Operation!
Chapter 200 Dong Xuebing’s background
Chapter 201 The caring helper

Chapter 202 – Giving gifts to the mother and daughter

Chapter 203 – Drank too much
Chapter 204 – Chain Reaction
Chapter 205 – Yu Meixia is in trouble!
Chapter 206 – Anger!
Chapter 207 – Marksman Xiao Dong!
Chapter 208 – Slap to the face!
Chapter 209 – Good night
Chapter 210 – Jin Di Mansion again
Chapter 211 – Smash it up!
Chapter 212 – Gambling raid plan
Chapter 213 – God of Gamblers Xiao Dong
Chapter 214 – Jin Di Mansion close down
Chapter 215 – The Flowerpot from above
Chapter 216 – God of Plague Xiao Dong
Chapter 217 – Big Profits
Chapter 218 – Buying a car and apartment
Chapter 219 – Notorious Reputation
Chapter 220 – Xie Huilan is coming
Chapter 221 – Arrest them!
Chapter 222 – County Mayor
Chapter 223 – The Jailbreak Case
Chapter 224 – Stepping forward
Chapter 225 – Dodging bullets
Chapter 226 – Credit
Chapter 227 – Increased of reputation
Chapter 228 – Mayor Xie’s new Secretary
Chapter 229 – The Mayor’s boyfriend
Chapter 230 – Rainy day
Chapter 231 – Do I have a chance?
Chapter 232 – Got excited about nothing
Chapter 233 – Jumping Incident
Chapter 234 – Hospitalized
Chapter 235 – Wait upon
Chapter 236 – Bitten by a mosquito!
Chapter 237 – QnA!
Chapter 238 – QnA again!
Chapter 239 – Tang Jin was beaten up!

Chapter 240 – Buying an apartment for Tang Jin!

Chapter 241 – Sudden disaster!

Chapter 242 – Rescue!

Chapter 243 – Save! Save! Save!

Chapter 244 – Severely injured!

Chapter 245 – Am I dying?

Chapter 246 – Hospitalize again!

Chapter 247 – Sleep!

Chapter 248 – Jade!

Chapter 249 – Buying raw jade stone at an Auction!

Chapter 250 – 30 million!

Chapter 251 – Marriage?

Chapter 252 – You dare to collect toll?

Chapter 253 – Xie Huilan is mad!

Chapter 254 – Target practice!

Chapter 255 – Showing off!

Chapter 256 – Xie Huilan is in trouble!

Chapter 257 – Bomb!

Chapter 258 – Defusing the Bomb!

Chapter 259 – Ruthless

Chapter 260 – Qu Yunxuan vs. Xie Huilan

Chapter 261 – Terribly ill!

Chapter 262 – Changes to the relationships!

Chapter 263 – New mission!

Chapter 264 – Buying information!

Chapter 265 – Undercover!

Chapter 266 – Appraisal experts!

Chapter 267 – Undercover officer meeting with another undercover officer!

Chapter 268 – Save her!

Chapter 269 – Grab her!

Chapter 270 – Defection!

Chapter 271 – Police are here!

Chapter 272 – Kill!

Chapter 273 – He is a real police officer!

Chapter 274 – Recovering the stolen relics!

Chapter 275 – Got locked up!

Chapter 276 – Blow up this matter!

Chapter 277 – Alarmed!

Chapter 278 – Demanding an explanation!

Chapter 279 – Messing around!

Chapter 280 – Buying lottery!

Chapter 281 – First Prize!

Chapter 282 – Problems at work!

Chapter 283 – Something happened to the Japanese team!

Chapter 284 – Mum was knocked down by a car!

Chapter 285 – Disappointment!

Chapter 286 – Unable to bear it any longer!

Chapter 287 – I am arresting you!

Chapter 288 – Falling Elevator!

Chapter 289 – God of Plague!

Chapter 290 – Brought away by the Commission for Discipline Inspection!

Chapter 291 – Innocent!

Chapter 292 –Section Chief!

Chapter 293 –Parents vs. Parents

Chapter 294 – Sister Yu

Chapter 295 – Wildlife Safari Zoo

Chapter 296 – Danger!

Chapter 297 – Xiao Dong fought a tiger!

Chapter 298 – On the news!

Chapter 299 – Chance to get Section Chief!

Chapter 300 – Disfigured!

Chapter 301 – I must get it!

Chapter 302 – County Party Committee Meeting

Chapter 303 – Fierce Confrontation

Chapter 304 – The deciding vote!

Chapter 305 – Win!

Chapter 306 – Sister Yu’s scream!

Chapter 307 – Fair!

Chapter 308 – Disputes!

Chapter 309 – Escalated!

Chapter 310 – Challenge the Schools!

Chapter 311 – Invincible Challenger!

Chapter 312 – Brother Dong!

Chapter 313 – There is always someone more capable!

Chapter 314 – Arrested!

Chapter 315 – Returning to Beijing!

Chapter 316 – Sister Yu had recovered!

Chapter 317 – Where to sleep?

Chapter 318 – Pushing Sister Yu down!

Chapter 319 – Let’s do it again!

Chapter 320 – Having fun

Chapter 321 – A surprise invitation

Chapter 322 – Everyone is Government Leaders

Chapter 323 – Family dinner

Chapter 324 – Old Xie, it’s not easy for you too!

Chapter 325 – Senior Xie’s inscription!

Chapter 326 – Xie Family’s approval!

Chapter 327 – Old Subordinate

Chapter 328 – Why is there one more person under the blanket?

Chapter 329 – New Changes to BACK!

Chapter 330 – Stop?!

Chapter 331 – Seeing him off!

Chapter 332 – County Government Leader’s Lunar New Year celebration!

Chapter 333 – Sudden performance!

Chapter 334 – Got setup!

Chapter 335 – Magic Show!

Chapter 336 – Uproar!

Chapter 337 – Terrific Xiao Dong!

Chapter 338 – Spending Lunar New Year together!

Chapter 339 – One piece by one piece…!

Chapter 340 – Naked!

Chapter 341 – Confirming the marriage date!

Chapter 342 – 5-year agreement!

Chapter 343 – Everything is for his marriage!

Chapter 344 – First day of work!

Chapter 345 – Meeting!

Chapter 346 – Chief Dong’s first move!

Chapter 347 – The first obstacle!

Chapter 348 – The Secretary candidate is confirmed!

Chapter 349 – The Police are here?

Chapter 350 – The swaggering Xiao Dong

Chapter 351 – Fake Policemen

Chapter 352 – Got something against you!

Chapter 353 – Pictures!

Chapter 354 – The cuckold Lui Dafa!

Chapter 355 – Who is the Person in charge here?!

Chapter 356 – Mum is dating someone?!

Chapter 357 – Five hundred million

Chapter 358 – Go all out

Chapter 359 – The excitement is here!

Chapter 360 – The First Investment!

Chapter 361 – Xiao Dong’s alcohol tolerance!

Chapter 362 – Drinking 1.5 liters of Baijiu!

Chapter 363 – Got it!

Chapter 364 – Every deal counts!

Chapter 365 – +13!

Chapter 366 – County Party Committee Ball!

Chapter 367 – First dance with Xie Huilan!

Chapter 368 – Dance

Chapter 369 – Xiao Dong’s performance!

Chapter 370 – Protective of his people!

Chapter 371 – Seduction!

Chapter 372 – Pregnant?

Chapter 373 – Whose baby?

Chapter 374 – Going to be a father

Chapter 375 – Sweet

Chapter 376 – Funding got blocked

Chapter 377 – Money!

Chapter 378 – Chaos at the Finance Department!

Chapter 379 – Get him to leave!

Chapter 380 – New cars

Chapter 381 – A Hooligan

Chapter 382 – The reporters are coming?

Chapter 383 – The reporters are finding trouble!

Chapter 384 – Scolding from Chief Dong!
Chapter 385 – Scolding!
Chapter 386 – Gone!
Chapter 387 – Someone is following Sister Xie
Chapter 388 – Mastermind
Chapter 389 – Meeting at City Government
Chapter 390 – Meeting Mom’s boyfriend
Chapter 391 – Dong Xuebing’s Approval
Chapter 392 – Old Leader is coming?
Chapter 393 – Acquaintances
Chapter 394 – Ring

Chapter 395 – Under investigated by the State Security?

Chapter 396 – Imposters!

Chapter 397 – Asking Sister Yu for help

Chapter 398 – Hao Gege…

Chapter 399 – Birthday Banquet

Chapter 400 – Stolen!

Chapter 401 – Left the borders!

Chapter 402 – Prepared to risk everything!

Chapter 403 – Museum

Chapter 404 – Making a scene

Chapter 405 – Chaos at the Museum!

Chapter 406 – The National Treasure was also stolen?!

Chapter 407 – Getting past the customs!

Chapter 408 – Shocking!

Chapter 409 – I don’t want money

Chapter 410 – Madam Han’s Birthday gift

Chapter 411 – This is real?!

Chapter 412 – Thank god!

Chapter 413 – Bringing forward the marriage date?!

Chapter 414 – Media reporters coming in great numbers

Chapter 415 – Beauty
Chapter 416 – Xu Yan’s transfer
Chapter 417 – It’s Confirmed

Chapter 418 – Su Jia seeking favors from others

Chapter 419 – Seeking favors

Chapter 420 – Someone is harassing Madam Han?

Chapter 421 – Beat him up!

Chapter 422 – Are you treating me as your driver?

Chapter 423 – He is not here yet?

Chapter 424 – Furious!

Chapter 425 – Earth-shattering punch!!

Chapter 426 – Let’s raise the stakes!

Chapter 427 – Who is scare?!

Chapter 428 – Removal saga!

Chapter 429 – World-class pretender!

Chapter 430 – It’s too weird!

Please support me and enjoy a range of exclusive chapters on from $5 onwards.

Chapter 432 – XiaoDong’s revenge!

Chapter 433 – Full of sealing tapes!

Chapter 434 – You all are forcing me!

Chapter 435 – Going to Da Feng County to snatch projects!

Chapter 436 – Scolding Mayor Li’s secretary!

Chapter 437 – Hooligan Xiao Dong!

Chapter 438 – Xie Huilan’s anger!

Chapter 439 – Following me?

Chapter 440 – Sister Xu

Chapter 441 – Swimming with a Beauty

Chapter 442 – Taking pictures in the swimming complex!

Chapter 443 – If no one is going to care, I will!

Chapter 444 – It’s you!

Chapter 445 – The People’s applause!

Chapter 446 – He even has a check?!

Chapter 447 – A 100 million project!

Chapter 448 – Win!

Chapter 449 – Triumph Return!

Chapter 450 – Your Behind!

Chapter 451 – Buying Double color balls!

Chapter 452 – 100 top prize tickets!

Chapter 453 – Buying a Porsche!

Chapter 454 – Organizing an investment fair!

Chapter 455 – Taking advantage of Huilan

Chapter 456 – Li Hong is dead!

Chapter 457 – Shocking!

Chapter 458 – The God of Plague is in trouble again!

Chapter 459 – Xie Huilan’s alarming testimony!

Chapter 460 – Shocked the whole County!

Chapter 461 – Disclosing Their Relationship!

Chapter 462 – Bringing Huilan home!

Chapter 463 – Sister-in-law

Chapter 464 – Minor Conflict!

Chapter 465 – Malingering!

Chapter 466 – I will get back to you in other ways!

Chapter 467 – Secretary Xiang is bitten!
Chapter 468 – The abnormal Xiang Daofa
Chapter 469 – Just wait and watch

Chapter 470 – Things are proceeding so smoothly?

Chapter 471 – The Investment Promotion Agency is in trouble!

Chapter 472 – Do you think you can order me around?!

Chapter 473 – Jia Yan is hospitalized!

Chapter 474 – Reappointed at a critical and difficult moment!

Chapter 475 – Contact the investors!

Chapter 476 – You still dare to appear?!

Chapter 477 – Opening Ceremony!

Chapter 478 – Someone is creating trouble?!

Chapter 479 – Dong Xuebing’s Kick!

Chapter 480 – Xiang Daofa’s heavy losses!

Chapter 481 – 500 million completed!

Chapter 482 – Lao Gong…

Chapter 483 – …

Chapter 484 – Asking for a new position

Chapter 485 – Name list to go aboard

Chapter 486 – Arrested by the Airport Police

Chapter 487 – Chief Feng’s phone call

Chapter 488 – Someone that looks familiar

Chapter 489 – Liu Chenlong

Chapter 490 – That photo in the wallet!

Chapter 491 – Sister Yu’s biological father?

Chapter 492 – Air Crash!

Chapter 493 – Last words!

Chapter 494 – Survival!

Chapter 495 – Near escape!

Chapter 496 – Fishing!

Chapter 497 – There’s a ship!

Chapter 498 – News about the air crash!

Chapter 499 – Land!

Chapter 500 – I’m Back!

Chapter 501 – Beijing!

Chapter 502 – Xiao Dong’s Memorial Service!

Chapter 503 – Bro, where’s my memorial service!

Chapter 504 – Rest in Peace, Comrade Dong Xuebing!

Chapter 505 – The God of Plague has revived again!

Chapter 506 – The Hilarious Funeral!

Chapter 507 – Meeting Aunt Xuan!

Chapter 508 – Position is gone!

Chapter 509 – Going to be promoted!

Chapter 510 – Engagement!

Chapter 511 – New ability – Reverse!

Chapter 512 – Reunite!

Chapter 513 – Paternity Testing!

Chapter 514 – Transfer Order is out!

Chapter 515 – Departure!

Chapter 516 – First Day!

Chapter 517 – All sorts of people are here!

Chapter 518 – Showing Director Dong, who’s the Boss!

Chapter 519 – Waitress, bring us three boxes of Jin Liu Fu!

Chapter 520 – Drink with the bottle!

Chapter 521 – Director Dong had made everyone drunk!

Chapter 522 – Establishing his authority!

Chapter 523 – Born to be a trouble maker!

Chapter 524 – Disrespecting me?

Chapter 525 – F**k You!

Chapter 526 – Director Dong’s scolding!

Chapter 527 – Subdistrict Office’s biggest troublemaker!

Chapter 528 – The domineering new Director!

Chapter 529 – Wang Yuling’s sudden change of attitude!

Chapter 530 – The Pretty District Mayor!

Chapter 531 – Dark Red!

Chapter 532 – REVERSE’s alarming discovery!

Chapter 533 – REVERSE’s effects!

Chapter 534 – Reorganizing Illegal buildings!

Chapter 535 – Challenge!

Chapter 536 – Blocking the Subdistrict Office’s entrance!

Chapter 537 – I shall see who dares to stop me!

Chapter 538 – Dong Xuebing’s resolution!

Chapter 539 – The Organization Department’s interference!

Chapter 540 – Hit someone!